
ΣΧΕΔΙΟ ΝΟΜΟΥ  

 

Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας 

των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις 

 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΩΝ 

ΜΕΡΟΣ Α΄ ΣΚΟΠΟΣ - ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ 

Άρθρο 1 Σκοπός 

Άρθρο 2 Αντικείμενο 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

ΕΙΔΙΚΟΙ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΙ ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ ΚΑΙ ΠΟΛΕΜΙΚΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ, 

ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ, 

ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ ΑΔΕΙΑΣ, ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ ΚΑΙ ΘΕΜΑΤΑ 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΦΥΣΗΣ  

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Α΄ ΕΙΔΙΚΟΣ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ (ΕΛΠΣΞ) 

Άρθρο 3 Σύσταση Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Στρατού Ξηράς  

Άρθρο 4 Σκοπός του ΕΛΠΣΞ 

Άρθρο 5 Όργανα διοίκησης του ΕΛΠΣΞ 

Άρθρο 6 Πόροι του ΕΛΠΣΞ 

Άρθρο 7 Κεφάλαιο του ΕΛΠΣΞ 

Άρθρο 8 Διοίκηση, διαχείριση, λογιστική παρακολούθηση και εκπροσώπηση του ΕΛΠΣΞ 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Β΄ ΕΙΔΙΚΟΣ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΠΟΛΕΜΙΚΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ (ΕΛΠΠΑ) 

Άρθρο 9 Σύσταση Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Πολεμικής Αεροπορίας 

Άρθρο 10 Σκοπός του ΕΛΠΠΑ 

Άρθρο 11 Όργανα διοίκησης του ΕΛΠΠΑ 

Άρθρο 12 Πόροι του ΕΛΠΠΑ 

Άρθρο 13 Κεφάλαιο του ΕΛΠΠΑ 

Άρθρο 14 Διοίκηση, διαχείριση, λογιστική παρακολούθηση και εκπροσώπηση του ΕΛΠΠΑ 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Γ΄ ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΟΥ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ ΜΕΤΟΧΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΣΤΡΑΤΟΥ 

(Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.) 

Άρθρο 15 Επέκταση δικαιούχων νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. - Αντικατάσταση άρθρου 2           

α.ν. 1137/1946 

Άρθρο 16 Πόροι του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. - Αντικατάσταση άρθρου 10 α.ν. 1137/1946 

Άρθρο 17 Αντίτιμο για παρεχόμενες υπηρεσίες του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. - Αντικατάσταση άρθρου 14 

α.ν. 1137/1946 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Δ΄ ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ 

Άρθρο 18 Μισθολογική αποκατάσταση κατηγοριών πολιτικών υπαλλήλων  

Άρθρο 19 Ημέρες εκτός έδρας προσωπικού κατηγορίας ΔΕ Τεχνικών Οπλικών Συστημάτων 

και Πυρομαχικών, ειδικοτήτων Ναρκαλιευτών και Ναρκαλιευτών/Ειδικών EOD - 

C/IED - Τροποποίηση άρθρου 2 ν. 4336/2015 

Άρθρο 20 Στρατιωτικές Λέσχες Στρατού Ξηράς - Τροποποίηση άρθρου 19 ν. 4361/2016 

Άρθρο 21 Κατάργηση συνδρομής εν αποστρατεία στρατιωτικών υπέρ Στρατιωτικών Λεσχών 
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Άρθρο 22 Παροχή υπηρεσιών υγείας στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων και στα μέλη των 

οικογενειών τους από τον Ε.Ο.Π.Υ.Υ. 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Ε΄ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ ΑΔΕΙΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ 

ΔΥΝΑΜΕΩΝ 

Άρθρο 23 Λήξη πρώτης μακράς αναρρωτικής άδειας - Τροποποίηση άρθρου 24                         

ν.δ. 1400/1973 

Άρθρο 24 Λήξη δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας - Τροποποίηση άρθρου 25 

ν.δ. 1400/1973 

Άρθρο 25 Διαγραφή αποστρατευόμενων - Τροποποίηση άρθρου 36 ν.δ. 1400/1973 

Άρθρο 26 Ανακαλούμενοι στην ενέργεια αξιωματικοί για λόγους υγείας - Τροποποίηση 

άρθρου 66 ν.δ. 1400/1973 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΣΤ΄ ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΗ ΧΡΟΝΟΥ ΜΕΤΟΧΙΚΗΣ ΣΧΕΣΗΣ, ΒΟΗΘΗΜΑΤΑ, ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ, 

ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ 

Άρθρο 27 Αναγνώριση χρόνου μετοχικής σχέσης των εθελοντών μακράς θητείας 

Άρθρο 28 Βοήθημα λόγω θανάτου εν αποστρατεία μετόχων του ΜΤΝ - Αντικατάσταση 

άρθρου 79 π.δ. 21ης/31ης.10.1932 

Άρθρο 29 Καθορισμός μεριδίων μερισματούχων - Προσθήκη άρθρου 23Α στο π.δ. της 10ης 

Μαΐου/20ής Ιουλίου 1926 

Άρθρο 30 Αναπροσαρμογή μεριδίων μερισματούχων Μετοχικού Ταμείου Στρατού -

Τροποποίηση άρθρου 1 ν. 1106/1980 

Άρθρο 31 Καταβολή έκτακτου μερίσματος στους μερισματούχους Μετοχικού Ταμείου 

Στρατού - Προσθήκη παρ. 3 στο άρθρο 1 του α.ν. 559 της 24ης/27ης Μαρτίου 

1937 

Άρθρο 32 Παροχές λόγω θανάτου μετόχου Ταμείου Αλληλοβοήθειας - Αντικατάσταση 

άρθρου 15 ν.δ. 398/1974 

Άρθρο 33 Δικαιούχοι παροχών λόγω θανάτου μετόχου Ειδικού Λογαριασμού Χρηματικής 

Αρωγής Οικογενειών Στρατιωτικών (ΕΛΧΑΟΣ) - Τροποποίηση παρ. 1 άρθρου 3           

ν. 354/1976 

Άρθρο 34 Κατ’ εξαίρεση καταβολή μερίσματος από το ΜΤΣ σε δικαιούχους στρατιωτικής 

σύνταξης για λόγους υγείας - Τροποποίηση παρ. 10 άρθρου 1 ν.δ. 4198/1961 

Άρθρο 35 Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού 

και Αεροπορίας και τους οικείους Ειδικούς Κλάδους 

Άρθρο 36 Αναπροσαρμογή καταβαλλόμενου ποσού στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού λόγω 

τέλεσης γάμου 

Άρθρο 37 Κρατήσεις υπέρ Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού - Τροποποίηση άρθρου 55              

π.δ. 21ης/31ης.10.1932 

Άρθρο 38 Κράτηση λόγω εγγραφής γάμου υπέρ Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού - Προσθήκη 

άρθρου 55Α στο π.δ. 21ης/31ης.10.1932 

Άρθρο 39 Διάθεση πόρων από κρατήσεις υπέρ Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού για τα 

νοσοκομεία του Πολεμικού Ναυτικού 

Άρθρο 40 Εκπόνηση αναλογιστικών μελετών από τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού 

και Αεροπορίας 

Άρθρο 41 Σύνθεση Διοικητικού Συμβουλίου Μετοχικού Ταμείου Στρατού - Τροποποίηση 

άρθρου 1 ν.δ. 2554/1953 
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ΚΕΦΑΛΑΙΟ Ζ΄ ΘΕΜΑΤΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΦΥΣΗΣ 

Άρθρο 42 Επανακαθορισμός επιτοκίου προκαταβολών έναντι εφάπαξ βοηθήματος - 

Τροποποίηση άρθρου 18 ν.δ. 398/1974 

Άρθρο 43 Χρηματικά Εντάλματα Προπληρωμής (ΧΕΠ) για προμήθειες υλικών μέσω 

στρατιωτικών πωλήσεων εξωτερικού - Προσθήκη άρθρου 36Α στο ν.δ. 721/1970 

Άρθρο 44 Κατανομή εισφοράς υπέρ σωματείων και ενώσεων αναπήρων και θυμάτων 

πολέμου - Τροποποίηση άρθρου 33 ν.δ. 1044/1971 

Άρθρο 45 Τρόπος και διαδικασία αξιοποίησης ακίνητης περιουσίας Ενόπλων Δυνάμεων - 

Τροποποίηση άρθρου 11 ν. 4407/2016 

Άρθρο 46 Αξιοποίηση ακινήτων από φορείς του δημόσιου τομέα, νομικά πρόσωπα 

δημοσίου δικαίου, φορείς της τοπικής αυτοδιοίκησης και αθλητικά σωματεία - 

Τροποποίηση άρθρου 13 ν. 4407/2016 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ 

Άρθρο 47 Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών μακράς θητείας - Τροποποίηση παρ. 4 και 6 

άρθρου 13 ν. 1848/1989 

Άρθρο 48 Ένταξη αξιωματικών σε ειδικότητα του υγειονομικού σώματος - Αντικατάσταση 

άρθρου 26 ν. 1911/1990 

Άρθρο 49 Προαγωγή αξιωματικών - ανθυπασπιστών πολεμικής διαθεσιμότητας, νικητών 

παγκοσμίων στρατιωτικών αγώνων - Τροποποίηση άρθρου 12 ν. 3648/2008 

Άρθρο 50 Ζητήματα μεταθέσεων στελεχών - Προσθήκη παρ. 8 στο άρθρο 5 του                              

ν. 3883/2010 

Άρθρο 51 Προαγωγές ανώτατων αξιωματικών - Τροποποίηση άρθρου 26 ν. 3883/2010 

Άρθρο 52 Κρίσεις αξιωματικών που τίθενται Εκτός Οργανικών Θέσεων - Τροποποίηση 

άρθρου 34 ν. 3883/2010 

Άρθρο 53 Ρύθμιση θεμάτων κρίσεων και προαγωγών αξιωματικών εξ Ανωτέρων 

Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών και μονιμοποιηθέντων εθελοντών - 

μονιμοποιηθεισών εθελοντριών - Τροποποίηση άρθρου 37 ν. 4494/2017 

Άρθρο 54 Ρύθμιση θεμάτων αξιωματικών - διακεκριμένων αθλητών του Στρατού Ξηράς 

ΜΕΡΟΣ Δ΄ ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΘΕΜΑΤΩΝ ΣΤΡΑΤΟΛΟΓΙΚΗΣ ΦΥΣΗΣ 

Άρθρο 55 Μεταφορά στρατευσίμων από έναν κλάδο σε άλλο - Τροποποίηση άρθρου 12         

ν. 3421/2005 

Άρθρο 56 Απαλλαγή από την υποχρέωση στρατεύσιμης στρατιωτικής υποχρέωσης - 

Τροποποίηση περ. δ΄ παρ. 1 άρθρου 13 ν. 3421/2005 

Άρθρο 57 Σύνθεση επιτροπής διαπρεπόντων επιστημόνων - Τροποποίηση άρθρου 19              

ν. 3421/2005 

Άρθρο 58 Αναβολή κατάταξης για απόκτηση ναυτικής ικανότητας - Τροποποίηση άρθρου 

21 ν. 3421/2005 

Άρθρο 59 Κλήση στρατευσίμων για κατάταξη με χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και 

δικτυακών υποδομών - Τροποποίηση παρ. 1 άρθρου 31 ν. 3421/2005 

Άρθρο 60 Αδυναμία μετακίνησης για κατάταξη στρατευσίμων, εφέδρων και ανυπότακτων, 

για λόγους υγείας - Τροποποίηση άρθρου 37 ν. 3421/2005 

Άρθρο 61 Εγγραφή στις μηχανογραφικές εφαρμογές εφεδρείας - Αντικατάσταση παρ. 6 και 

7 άρθρου 49 ν. 3421/2005 
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ΜΕΡΟΣ Ε΄ ΕΘΝΟΦΥΛΑΚΗ 

Άρθρο 62 Σκοπός - Οργάνωση - Αποστολή Εθνοφυλακής 

Άρθρο 63 Στελέχωση Εθνοφυλακής - Εκπαίδευση προσωπικού 

Άρθρο 64 Εθνοφύλακες ως στρατιωτικοί σε ενέργεια 

Άρθρο 65 Καθήκοντα, υποχρεώσεις και ευθύνη Εθνοφυλάκων 

Άρθρο 66 Δικαιώματα Εθνοφυλάκων 

Άρθρο 67 Κυρώσεις - Διαδικασία επιβολής κυρώσεων 

Άρθρο 68 Πολιτικό προσωπικό 

ΜΕΡΟΣ ΣΤ΄ ΛΟΙΠΕΣ ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΑΣ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

Άρθρο 69 Σύσταση αυτοτελούς Γραφείου Υπεύθυνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού 

Χαρακτήρα στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας - Τροποποίηση άρθρου 72                           

ν. 3433/2006 

Άρθρο 70 Κατανομή ειδικών κατηγοριών μαθητών ΣΣΑΣ - Τροποποίηση παρ. 5 άρθρου 21 

ν.δ. 562/1970 

Άρθρο 71 Κατανομή ειδικών κατηγοριών μαθητών ΣΑΝ - Τροποποίηση άρθρου 2                     

ν.δ. 1032/1971 

Άρθρο 72 Ανώτατο όριο ηλικίας πρόσληψης ωρομίσθιου διδακτικού προσωπικού στις 

Σχολές και τα Κέντρα Εκπαίδευσης των Ενόπλων Δυνάμεων 

Άρθρο 73 Στελέχωση θέσεων Πολεμικού Μουσείου - Αντικατάσταση άρθρου 7                          

ν.δ. 132/1969 

Άρθρο 74 Μετονομασία Σχολών Πολέμου Πολεμικού Ναυτικού και Πολεμικής Αεροπορίας 

- Τροποποίηση άρθρου 25 ν. 4609/2019 

Άρθρο 75 Σύσταση νομοπαρασκευαστικής επιτροπής για την εφαρμογή της παρ. 5 του 

άρθρου 96 του Συντάγματος 

ΜΕΡΟΣ Ζ΄ ΕΞΟΥΣΙΟΔΟΤΙΚΕΣ, ΜΕΤΑΒΑΤΙΚΕΣ ΚΑΙ ΚΑΤΑΡΓΟΥΜΕΝΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ 

Άρθρο 76 Εξουσιοδοτικές διατάξεις 

Άρθρο 77 Μεταβατικές διατάξεις 

Άρθρο 78 Καταργούμενες διατάξεις 

ΜΕΡΟΣ Η΄ ΕΝΑΡΞΗ ΙΣΧΥΟΣ 

Άρθρο 79 Έναρξη ισχύος 

 

 

ΜΕΡΟΣ Α΄ 

ΣΚΟΠΟΣ - ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ 

 

Άρθρο 1 

Σκοπός 

 

Σκοπός του παρόντος είναι η ενίσχυση της μέριμνας υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων 

Δυνάμεων, η επίλυση ζητημάτων που έχουν ανακύψει κατά την εφαρμογή της υφιστάμενης 

νομοθεσίας λόγω ερμηνευτικών δυσχερειών και παρωχημένων ρυθμίσεων, ο 
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εξορθολογισμός στρατολογικών διατάξεων και η αναβάθμιση του θεσμού της Εθνοφυλακής 

προκειμένου να καταστεί αποτελεσματικότερος και να συμβάλλει στην αμυντική θωράκιση 

της χώρας. 

 

Άρθρο 2 

Αντικείμενο 

 

Αντικείμενο του παρόντος είναι: 

α) η λήψη μέτρων μέριμνας για το προσωπικό, η ρύθμιση οικονομικών και διοικητικών 

ζητημάτων των Μετοχικών Ταμείων και η αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας των Ενόπλων 

Δυνάμεων, 

β) η ρύθμιση ζητημάτων σταδιοδρομίας και εξέλιξης στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων, 

γ) η ρύθμιση ζητημάτων στρατολογικής φύσης, 

δ) η επικαιροποίηση του νομικού πλαισίου για την Εθνοφυλακή,  

ε) η αντιμετώπιση ειδικότερων ζητημάτων αρμοδιότητας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, 

όπως η σύσταση Γραφείου Υπευθύνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα, 

θέματα στρατιωτικών σχολών, καθώς επίσης και η σύσταση νομοπαρασκευαστικής 

επιτροπής για την αντικατάσταση διατάξεων του Κώδικα Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων 

Δυνάμεων και του Στρατιωτικού Ποινικού Κώδικα. 

 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

ΕΙΔΙΚΟΙ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΙ ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ ΚΑΙ ΠΟΛΕΜΙΚΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ, 

ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ, 

ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ ΑΔΕΙΑΣ, ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ ΚΑΙ ΘΕΜΑΤΑ 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΦΥΣΗΣ 

 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Α΄ 

ΕΙΔΙΚΟΣ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ (ΕΛΠΣΞ) 

 

Άρθρο 3  

Σύσταση Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Στρατού Ξηράς  

 

Στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού (ΜΤΣ) συστήνεται Ειδικός Λογαριασμός Πρόνοιας Στρατού 

Ξηράς (ΕΛΠΣΞ) με έδρα τις εγκαταστάσεις του ΜΤΣ, ο οποίος τελεί υπό την εποπτεία του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας δια του Γενικού Επιτελείου Στρατού.  

 

Άρθρο 4 

Σκοπός του ΕΛΠΣΞ 

 

Σκοπός του ΕΛΠΣΞ είναι η οργάνωση και ενάσκηση της αλληλοβοήθειας στο εν ενεργεία 

στρατιωτικό προσωπικό του Στρατού Ξηράς και των Κοινών Σωμάτων, καθώς και στα μέλη 

των οικογενειών τους, με την παροχή βοηθήματος για δαπάνες που δεν αναγνωρίζει το 

Δημόσιο κατ’ εφαρμογή του π.δ. 432/1983 (Α΄ 162), καθώς και συμπληρωματικού 

βοηθήματος για δαπάνες που αναγνωρίζει το Δημόσιο, ως εξής: 

α) δαπάνες υγειονομικής περίθαλψης, 
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β) δαπάνη εξόδων κηδείας, 

γ) έκτακτα οικονομικά βοηθήματα για κάλυψη αναγκών υγείας, 

δ) δαπάνη εξόδων παιδικών κατασκηνώσεων, 

ε) δαπάνη εξόδων δικηγορικής αμοιβής, μόνο για τα άμεσα ασφαλισμένα μέλη και μόνο για 

τις υποθέσεις, που σχετίζονται με την εκτέλεση των υπηρεσιακών τους καθηκόντων, υπό την 

προϋπόθεση ότι αντίδικος δεν είναι οι Ένοπλες Δυνάμεις ή μέλος της οικογένειας του 

αιτούντος και μόνο κατά το μέρος που δεν έχουν ήδη αποζημιωθεί από το Δημόσιο και 

στ) άτοκα δάνεια για έκτακτες ανάγκες. 

 

Άρθρο 5 

Όργανα διοίκησης του ΕΛΠΣΞ 

 

Ο ΕΛΠΣΞ διοικείται από το Διοικητικό Συμβούλιο του ΜΤΣ, εξαιρουμένων των μελών που 

προέρχονται από την Ελληνική Αστυνομία και την Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού 

(ΕΑΑΣ). Η εκτελεστική του διοίκηση ασκείται από τον Γενικό Διευθυντή του ΜΤΣ. 

 

Άρθρο 6 

Πόροι του ΕΛΠΣΞ 

 

1. Ως πόροι του ΕΛΠΣΞ καθορίζονται οι εξής: 

α) μηνιαία εισφορά του εν ενεργεία στρατιωτικού προσωπικού του Στρατού Ξηράς και των 

Κοινών Σωμάτων, η οποία ορίζεται σε ποσοστό μηδέν κόμμα τρία τοις εκατό (0,3%) επί του 

εκάστοτε μισθολογικού κλιμακίου, 

β) κρατήσεις ποσοστού έως τρία τοις εκατό (3%) επί της καταβαλλόμενης ημερήσιας 

αποζημίωσης εξωτερικού, καθώς και επί του επιδόματος αλλοδαπής, 

συμπεριλαμβανομένων των προβλεπόμενων προσαυξήσεων, των στρατιωτικών του Στρατού 

Ξηράς και των Κοινών Σωμάτων,   

γ) τόκοι από τη διαχείριση των χρηματικών διαθεσίμων του ειδικού λογαριασμού και έσοδα 

από διάφορες επενδύσεις του και 

δ) δωρεές, κληρονομιές, κληροδοτήματα και κάθε άλλη, από χαριστική πράξη, παροχή στο 

ΜΤΣ που λαμβάνει χώρα προς ενίσχυση του ΕΛΠΣΞ. 

2. Οι εισφορές και οι κρατήσεις της παρ. 1 δεν επιστρέφονται. 

 

Άρθρο 7 

Κεφάλαιο του ΕΛΠΣΞ 

 

1. Για την κάλυψη έκτακτων και απρόβλεπτων αναγκών τηρείται αποθεματικό κεφάλαιο, το 

οποίο σχηματίζεται από την παρακράτηση ποσοστού τουλάχιστον πέντε τοις εκατό (5%) επί 

των ετήσιων καθαρών εσόδων του ΕΛΠΣΞ και το οποίο δεν υπερβαίνει το ένα τέταρτο (1/4) 

των ετήσιων καθαρών εσόδων του.  

2. Το προς διανομή ποσό δεν είναι ανώτερο του συνόλου των ετήσιων καθαρών εσόδων του 

ΕΛΠΣΞ, με την επιφύλαξη της απόφασης που εκδίδεται κατ’ εξουσιοδότηση της παρ. 5 του 

άρθρου 76. 
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Άρθρο 8 

 Διοίκηση, διαχείριση, λογιστική παρακολούθηση και εκπροσώπηση του ΕΛΠΣΞ 

 

1. Το Διοικητικό Συμβούλιο του ΜΤΣ, στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων του ως οργάνου 

διοίκησης του ΕΛΠΣΞ: 

α) αποφασίζει για κάθε θέμα που αφορά στα έσοδα και έξοδα του ΕΛΠΣΞ και διασφαλίζει τα 

συμφέροντα και την εκπλήρωση του σκοπού του και  

β) αποφασίζει για τον προϋπολογισμό, τον απολογισμό και τον ισολογισμό του ΕΛΠΣΞ, οι 

οποίοι προωθούνται για τις περαιτέρω απαιτούμενες εγκρίσεις με τον προϋπολογισμό, 

απολογισμό και ισολογισμό του ΜΤΣ, σύμφωνα με τα άρθρα 4 και 30 του ν.δ. 496/1974 (Α΄ 

204). 

2. Η διαχείριση και η λογιστική παρακολούθηση του ΕΛΠΣΞ ασκούνται από το ΜΤΣ. 

3. Οι προϋπολογισμοί, οι απολογισμοί και οι ισολογισμοί του ΕΛΠΣΞ εγκρίνονται από τον 

Υπουργό Εθνικής Άμυνας. 

4. Ο ΕΛΠΣΞ εκπροσωπείται ενώπιον των δικαστηρίων και κάθε άλλης αρχής από τον Γενικό 

Διευθυντή του ΜΤΣ ή άλλο μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου του ΜΤΣ, μετά από έγκριση 

του τελευταίου.   

5. Το ΜΤΣ μεριμνά για το άνοιγμα τραπεζικού λογαριασμού του ΕΛΠΣΞ στην Τράπεζα της 

Ελλάδος. 

 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Β΄ 

ΕΙΔΙΚΟΣ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΠΟΛΕΜΙΚΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ (ΕΛΠΠΑ) 

 

Άρθρο 9 

Σύσταση Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Πολεμικής Αεροπορίας 

 

Στο Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας (ΜΤΑ) συστήνεται Ειδικός Λογαριασμός Πρόνοιας 

Πολεμικής Αεροπορίας (ΕΛΠΠΑ) με έδρα τις εγκαταστάσεις του ΜΤΑ, ο οποίος τελεί υπό την 

εποπτεία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας δια του Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας. 

 

Άρθρο 10 

Σκοπός του ΕΛΠΠΑ 

 

Σκοπός του ΕΛΠΠΑ είναι η οργάνωση και η ενάσκηση της αλληλοβοήθειας στο εν ενεργεία 

στρατιωτικό προσωπικό της Πολεμικής Αεροπορίας, καθώς και στα μέλη των οικογενειών 

τους, με την παροχή βοηθήματος για δαπάνες που δεν αναγνωρίζει το Δημόσιο κατ’ 

εφαρμογή του π.δ. 432/1983 (Α΄ 162), καθώς και συμπληρωματικού βοηθήματος για 

δαπάνες που αναγνωρίζει το Δημόσιο, ως εξής: 

α) δαπάνες υγειονομικής περίθαλψης, 

β) δαπάνη εξόδων κηδείας, 

γ) έκτακτα οικονομικά βοηθήματα για κάλυψη αναγκών υγείας, 

δ) δαπάνη εξόδων παιδικών κατασκηνώσεων, 

ε) δαπάνη εξόδων δικηγορικής αμοιβής, μόνο για τα άμεσα ασφαλισμένα μέλη και μόνο για 

τις υποθέσεις, που σχετίζονται με την εκτέλεση των υπηρεσιακών τους καθηκόντων, υπό την 
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προϋπόθεση ότι αντίδικος δεν είναι οι Ένοπλες Δυνάμεις ή μέλος της οικογένειας του 

αιτούντος και μόνο κατά το μέρος που δεν έχουν ήδη αποζημιωθεί από το Δημόσιο και  

στ) άτοκα δάνεια για έκτακτες ανάγκες. 

 

Άρθρο 11 

Όργανα διοίκησης του ΕΛΠΠΑ 

 

Ο ΕΛΠΠΑ διοικείται από το Διοικητικό Συμβούλιο του ΜΤΑ, εξαιρουμένων των μελών που 

προέρχονται από την Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας (ΕΑΑΑ). Η εκτελεστική 

του διοίκηση ασκείται από τον Γενικό Διευθυντή του ΜΤΑ. 

 

Άρθρο 12 

Πόροι του ΕΛΠΠΑ 

 

1. Ως πόροι του ΕΛΠΠΑ καθορίζονται οι εξής: 

α) μηνιαία εισφορά του εν ενεργεία στρατιωτικού προσωπικού της Πολεμικής Αεροπορίας, 

η οποία ορίζεται σε ποσοστό μηδέν κόμμα τρία τοις εκατό (0,3%) επί του εκάστοτε 

μισθολογικού κλιμακίου, 

β) κρατήσεις ποσοστού έως τρία τοις εκατό (3%) επί της καταβαλλόμενης ημερήσιας 

αποζημίωσης εξωτερικού, καθώς και επί του επιδόματος αλλοδαπής, 

συμπεριλαμβανομένων των προβλεπόμενων προσαυξήσεων, των στρατιωτικών της 

Πολεμικής Αεροπορίας, 

γ) τόκοι από τη διαχείριση των χρηματικών διαθεσίμων του ειδικού λογαριασμού και έσοδα 

από διάφορες επενδύσεις του και 

δ) δωρεές, κληρονομιές, κληροδοτήματα και κάθε άλλη, από χαριστική πράξη, παροχή στο 

ΜΤΑ που λαμβάνει χώρα προς ενίσχυση του ΕΛΠΠΑ.  

2. Οι εισφορές και οι κρατήσεις της παρ. 1 δεν επιστρέφονται. 

 

Άρθρο 13 

Κεφάλαιο του ΕΛΠΠΑ 

 

1. Για την κάλυψη έκτακτων και απρόβλεπτων αναγκών τηρείται αποθεματικό κεφάλαιο, το 

οποίο σχηματίζεται από την παρακράτηση ποσοστού τουλάχιστον πέντε τοις εκατό (5%) επί 

των ετήσιων καθαρών εσόδων του ΕΛΠΠΑ και το οποίο δεν υπερβαίνει το ένα τέταρτο (1/4) 

των ετήσιων καθαρών εσόδων του.  

2. Το προς διανομή ποσό δεν είναι ανώτερο του συνόλου των ετήσιων καθαρών εσόδων του 

ΕΛΠΠΑ, με την επιφύλαξη της απόφασης που εκδίδεται κατ’ εξουσιοδότηση της παρ. 10 του 

άρθρου 76.   

 

Άρθρο 14 

Διοίκηση, διαχείριση, λογιστική παρακολούθηση και εκπροσώπηση του ΕΛΠΠΑ 

 

1. Ο ΕΛΠΠΑ διοικείται από το Διοικητικό Συμβούλιο του ΜΤΑ, το οποίο, στο πλαίσιο των 

αρμοδιοτήτων του:  
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α) αποφασίζει για κάθε θέμα που αφορά στα έσοδα και έξοδα του ΕΛΠΠΑ και διασφαλίζει τα 

συμφέροντα και την εκπλήρωση του σκοπού του και  

β) αποφασίζει για τον προϋπολογισμό, τον απολογισμό και τον ισολογισμό του ΕΛΠΠΑ, οι 

οποίοι προωθούνται για τις περαιτέρω απαιτούμενες εγκρίσεις με τον προϋπολογισμό, 

απολογισμό και ισολογισμό του ΜΤΑ, σύμφωνα με τα άρθρα 4 και 30 του ν.δ. 496/1974 (Α΄ 

204). 

2. Η διαχείριση και η λογιστική παρακολούθηση του ΕΛΠΠΑ ασκούνται από το ΜΤΑ. 

3. Οι προϋπολογισμοί, οι απολογισμοί και οι ισολογισμοί του ΕΛΠΠΑ εγκρίνονται από τον 

Υπουργό Εθνικής Άμυνας. 

4. Ο ΕΛΠΠΑ εκπροσωπείται ενώπιον των δικαστηρίων και κάθε άλλης αρχής από τον Γενικό 

Διευθυντή του ΜΤΑ ή άλλο μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου του ΜΤΑ, μετά από έγκριση 

του τελευταίου. 

5. Το ΜΤΑ μεριμνά για το άνοιγμα τραπεζικού λογαριασμού του ΕΛΠΠΑ στην Τράπεζα της 

Ελλάδος. 

 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Γ΄ 

ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΟΥ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ ΜΕΤΟΧΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΣΤΡΑΤΟΥ (Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.) 

 

Άρθρο 15 

Επέκταση δικαιούχων νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. - Αντικατάσταση άρθρου 2 α.ν. 1137/1946 

 

Το άρθρο 2 του α.ν. 1137/1946 (Α΄ 113) αντικαθίσταται ως εξής: 

 

«Άρθρο 2 

Σκοπός - Δικαιούμενοι νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

 

1. Σκοπός του Νοσηλευτικού Ιδρύματος Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.) είναι η 

παροχή νοσηλευτικής περίθαλψης, θεραπείας, εργαστηριακών εξετάσεων, χειρουργικών 

επεμβάσεων και ιατρικής γενικά φροντίδας επί ανάλογης αμοιβής, στους μετόχους και 

μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Μ.Τ.Σ.), τους μερισματούχους του 

Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας, το μόνιμο προσωπικό του Μ.Τ.Σ. και του Ιδρύματος, καθώς 

και τα μέλη των οικογενειών τους. 

2. Τα πρόσωπα που δικαιούνται νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. είναι τα εξής: 

α) εν ενεργεία στελέχη του Στρατού Ξηράς, των Κοινών Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων και 

της Ελληνικής Αστυνομίας, υπό την προϋπόθεση της διατήρησης της ιδιότητας του μετόχου 

του Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Μ.Τ.Σ.) και της καταβολής της μηνιαίας εισφοράς που 

προβλέπεται στο άρθρο 10, 

β) εν αποστρατεία στελέχη του Στρατού Ξηράς, της Πολεμικής Αεροπορίας, των Κοινών 

Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων και της Ελληνικής Αστυνομίας, υπό την προϋπόθεση της 

διατήρησης της ιδιότητας του μερισματούχου των Μετοχικών Ταμείων Στρατού και 

Αεροπορίας, κατά περίπτωση, καθώς και της καταβολής της μηνιαίας εισφοράς που 

προβλέπεται στο άρθρο 10, 

γ) το μόνιμο προσωπικό του Μ.Τ.Σ. και του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., εν ενεργεία και συνταξιούχοι, υπό την 

προϋπόθεση καταβολής της μηνιαίας εισφοράς που προβλέπεται στο άρθρο 10 και για όσο 

χρόνο καταβάλλουν εισφορά, 

9



δ) τα εξής μέλη οικογενειών των προσώπων των περ. α΄ έως γ΄: 

δα) σύζυγοι ή συμβιούντες του ν. 4356/2015 (Α΄ 181), 

δβ) εξαρτώμενα μέλη,     

δγ) γονείς, 

δδ) τα μέλη των ορφανικών οικογενειών των μετόχων του Μ.Τ.Σ. στα οποία απονεμήθηκε 

σύνταξη και για όσο διάστημα τη λαμβάνουν. 

3. Το Διοικητικό Συμβούλιο του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. δύναται να εγκρίνει, με αιτιολογημένη απόφασή 

του, τη νοσηλεία στο Ίδρυμα και άλλων προσώπων, την οποία κρίνει επιβεβλημένη, έως και 

τέσσερις (4) κλίνες συγχρόνως. 

4. Η αρμοδιότητα της παρ. 3 δύναται να μεταβιβάζεται από το Διοικητικό Συμβούλιο στον 

Γενικό Διευθυντή του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. και, σε περίπτωση απουσίας ή κωλύματός του, στον 

Υποδιευθυντή του Ιδρύματος.» 

 

Άρθρο 16 

Πόροι του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. - Αντικατάσταση άρθρου 10 α.ν. 1137/1946 

 

Το άρθρο 10 του α.ν. 1137/1946 (Α΄ 113) αντικαθίσταται ως εξής: 

 

«Άρθρο 10 

Πόροι Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

 

Πόροι του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. είναι οι εξής: 

α) η υποχρεωτική μηνιαία εισφορά των προσώπων που αναφέρονται στις περ. α΄, β΄ και γ΄ 

της παρ. 2 του άρθρου 2. Η εισφορά του πρώτου εδαφίου καθορίζεται με κοινή απόφαση 

των Υπουργών Εθνικής Άμυνας, Οικονομικών και Προστασίας του Πολίτη που εκδίδεται μετά 

από πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.. Σε κάθε περίπτωση το ύψος της 

εισφοράς δεν δύναται να υπερβαίνει ποσοστό ένα τοις εκατό (1%) επί των συνολικών 

μηνιαίων αποδοχών του βαθμού τους για τους εν ενεργεία δικαιούμενους και επί της 

καταβαλλόμενης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες 

αυτών, 

β) οι εισπράξεις από τα νοσήλια, τα εγχείριστρα, τα αντίτιμα εργαστηριακών εξετάσεων και 

τις λοιπές μεταβολές των νοσηλευόμενων, θεραπευόμενων ή και εξεταζόμενων εξωτερικά 

ασθενών, 

γ) οι κληρονομιές, τα κληροδοτήματα, οι δωρεές και οι έρανοι, 

δ) η κρατική επιχορήγηση που αναγράφεται στον προϋπολογισμό του Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας και 

ε) τα πάσης φύσεως εισοδήματα από την κινητή και ακίνητη περιουσία του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., τόκοι 

και κέρδη από την εκμετάλλευσή της και το προϊόν από την εκποίηση περιουσιακών 

στοιχείων του.» 
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Άρθρο 17 

Αντίτιμο για παρεχόμενες υπηρεσίες του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. - Αντικατάσταση άρθρου 14              

α.ν. 1137/1946 

 

Το άρθρο 14 του α.ν. 1137/1946 (Α΄ 113) αντικαθίσταται ως εξής: 

 

«Άρθρο 14 

Αντίτιμο για παρεχόμενες υπηρεσίες του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

 

1. Το αντίτιμο από τα νοσήλεια, τα εγχείριστρα, τις εργαστηριακές εξετάσεις και τις λοιπές 

μεταβολές των νοσηλευόμενων, θεραπευόμενων και εξωτερικών ασθενών εν ενεργεία 

στελεχών του Στρατού Ξηράς και των Κοινών Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων που είναι 

μέτοχοι του Μ.Τ.Σ., καθώς επίσης και των μελών της οικογένειας των δικαιούχων νοσηλείας 

στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., καταβάλλεται σε αυτό από τον οικείο προϋπολογισμό του Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας, σύμφωνα με το ισχύον κάθε φορά κρατικό τιμολόγιο.  

2. Με τη διαδικασία της παρ. 1 ρυθμίζεται το αντίτιμο που αντιστοιχεί στα νοσήλεια, 

εγχείριστρα και τις εργαστηριακές εξετάσεις, που καταβάλλεται στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., σε περίπτωση 

νοσηλείας εν ενεργεία στελεχών του Πολεμικού Ναυτικού και της Πολεμικής Αεροπορίας, 

καθώς και των μελών των οικογενειών τους.» 

 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Δ΄ 

ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ 

 

Άρθρο 18 

Μισθολογική αποκατάσταση κατηγοριών πολιτικών υπαλλήλων  

 

Για τα πρόσωπα της παρ. 23 του άρθρου 8 του ν. 2366/1995 (Α΄ 256), ο χρόνος που 

μεσολάβησε από την κλήση τους προς κατάταξη ή την κύρωση των πινάκων επιτυχίας μέχρι 

την κατάταξη ή τον διορισμό τους αντίστοιχα, προσμετράται για τη μισθολογική τους εξέλιξη. 

 

Άρθρο 19 

Ημέρες εκτός έδρας προσωπικού κατηγορίας ΔΕ Τεχνικών Οπλικών Συστημάτων και 

Πυρομαχικών, ειδικοτήτων Ναρκαλιευτών και Ναρκαλιευτών /Ειδικών EOD – C/IED– 

Τροποποίηση άρθρου 2 ν. 4336/2015 

 

Στο άρθρο 3 της υποπαρ. Δ9 της παρ. Δ του άρθρου 2 του ν. 4336/2015 (Α΄ 94) προστίθεται 

παρ. 12 ως εξής: 

«12. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών, καθορίζονται οι 

ημέρες μετακίνησης εκτός έδρας κατ’ έτος και πέραν των ορίων των παρ. 1 και 2, μέχρι 

διακόσιες (200) ημέρες συνολικά για το προσωπικό κατηγορίας ΔΕ Τεχνικών Οπλικών 

Συστημάτων και Πυρομαχικών, ειδικοτήτων Ναρκαλιευτών και Ναρκαλιευτών /Ειδικών EOD 

- C/IED του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, που συμμετέχει σε αποστολές έρευνας, 

αναγνώρισης, εξουδετέρωσης και καταστροφής τυποποιημένων αυτοσχέδιων εκρηκτικών 

μηχανισμών.» 
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Άρθρο 20 

Στρατιωτικές Λέσχες Στρατού Ξηράς - Τροποποίηση άρθρου 19 ν. 4361/2016 

 

Το άρθρο 19 του ν. 4361/2016 (Α΄ 10) τροποποιείται ως προς τους δικαιούμενους να κάνουν 

χρήση των στρατιωτικών λεσχών του Στρατού Ξηράς ως μέλη και διαμορφώνεται ως εξής:  

 

«Άρθρο 19 

Στρατιωτικές Λέσχες Στρατού Ξηράς 

 

Οι υπαξιωματικοί και οι ΕΠ.ΟΠ. του Στρατού Ξηράς που υπηρετούν σε φρουρές στις οποίες 

λειτουργούν Στρατιωτικές Λέσχες κάνουν χρήση των υπηρεσιών των Λεσχών ως μέλη τους, 

σύμφωνα με τους όρους και τις προϋποθέσεις που ισχύουν για τα υπόλοιπα μέλη των 

Λεσχών.» 

 

Άρθρο 21 

Κατάργηση συνδρομής εν αποστρατεία στρατιωτικών υπέρ Στρατιωτικών Λεσχών 

 

Οι εν αποστρατεία στρατιωτικοί των Ενόπλων Δυνάμεων κάνουν χρήση των υπηρεσιών των 

Στρατιωτικών Λεσχών του Στρατού Ξηράς χωρίς την καταβολή συνδρομής. Το πρώτο εδάφιο 

ισχύει και για τους εν αποστρατεία στρατιωτικούς των Ενόπλων Δυνάμεων που 

εξυπηρετούνται από τη Λέσχη Αξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων ως μέλη της. 

 

Άρθρο 22 

Παροχή υπηρεσιών υγείας στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων και  

στα μέλη των οικογενειών τους από τον Ε.Ο.Π.Υ.Υ. 

 

Στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων και τα μέλη των οικογενειών τους, δύναται να παρέχεται 

από τα φαρμακεία που είναι συμβεβλημένα με τον Εθνικό Οργανισμό Παροχής Υπηρεσιών 

Υγείας, η εκτέλεση συνταγών φαρμακευτικής κάλυψης. 

 

 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Ε΄ 

ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ ΑΔΕΙΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ  

ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ 

 

Άρθρο 23 

Λήξη πρώτης μακράς αναρρωτικής άδειας - Τροποποίηση άρθρου 24 ν.δ. 1400/1973 

 

Στο άρθρο 24 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 114) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) ο τίτλος και το 

περιεχόμενο του άρθρου μεταφέρονται από την καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα, β) στην 

παρ. 5 επικαιροποιείται η ονομασία του Αρχηγού των Ενόπλων Δυνάμεων, γ) 

αντικαθίστανται οι παρ. 1 και 6, δ) προστίθενται παρ. 7 και 8 και το άρθρο 24 διαμορφώνεται 

ως εξής: 
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«Άρθρο 24 

Λήξη πρώτης μακράς αναρρωτικής άδειας 

 

1. Αξιωματικός που διατελεί σε πρώτη μακρά αναρρωτική άδεια υποχρεούται, εντός πέντε 

(5) ημερών από τη λήξη της άδειάς του, να παρουσιαστεί στο Φρουραρχείο που τον 

παρακολουθεί ή τη Μονάδα διοικητικής παρακολούθησης, ώστε να του χορηγηθεί Φύλλο 

Πορείας - Φύλλο Μεταβάσεως (ΦΠ-ΦΜ) και εισιτήριο εισαγωγής για το αρμόδιο 

στρατιωτικό νοσοκομείο που νοσηλεύθηκε και τηρεί τον ιατρικό του φάκελο, προκειμένου 

να υποβληθεί στις απαραίτητες υγειονομικές εξετάσεις. Μετά το πέρας αυτών και με 

μέριμνα του στρατιωτικού νοσοκομείου, του χορηγείται άμεσα ΦΠ-ΦΜ για την οικεία 

Ανώτατη Υγειονομική Επιτροπή προς κρίση της υγειονομικής του κατάστασης. 

2. Εάν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το τραύμα του αξιωματικού ιάθηκε και αυτός 

καθίσταται ικανός, ο αξιωματικός επανέρχεται στην υπηρεσία του. 

3. Αξιωματικός που κρίθηκε ικανός μετά τη λήξη της πρώτης μακράς αναρρωτικής άδειας, 

δεν δύναται να τύχει για το ίδιο νόσημα ή τραύμα, άλλης πρώτης μακράς αναρρωτικής 

άδειας πριν την παρέλευση διετίας από την ημερομηνία της γνωμάτευσης της Ανώτατης 

Υγειονομικής Επιτροπής προς τούτο. 

4. Εάν παραστεί ανάγκη, εντός του ανωτέρω χρονικού διαστήματος, χορήγησης και άλλης 

μακράς αναρρωτικής άδειας, για το ίδιο νόσημα ή τραύμα, αυτή λογίζεται ως δεύτερη μακρά 

αναρρωτική άδεια. 

5. Εάν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το τραύμα δεν ιάθηκε και παρίσταται ανάγκη 

χορήγησης δεύτερης μακράς αναρρωτικής άδειας ανάλογης διάρκειας για την αποθεραπεία 

αυτών, η γνωμάτευση υποβάλλεται στον Αρχηγό του Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας, ο 

οποίος χορηγεί τη δεύτερη μακρά αναρρωτική άδεια που προτείνει η Επιτροπή. 

6. Αν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το τραύμα του αξιωματικού ιάθηκε, η φύση 

του όμως τον καθιστά ανίκανο για τη στρατιωτική υπηρεσία, ο αξιωματικός τίθεται σε 

αυτεπάγγελτη αποστρατεία. 

7. Αν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το τραύμα του αξιωματικού ιάθηκε, αλλά η 

φύση αυτού, ενώ τον καθιστά ανίκανο για την ενεργό υπηρεσία, δεν τον εμποδίζει για την 

εκτέλεση υπηρεσίας γραφείου, εφαρμόζονται τα άρθρα 14 έως 16. 

8. Αν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα του αξιωματικού είναι ανίατο, ο αξιωματικός 

είναι σωματικά ανίκανος - αποστρατευτέος και τίθεται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία.» 

 

Άρθρο 24 

Λήξη δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας - Τροποποίηση άρθρου 25               

ν.δ. 1400/1973 

 

Στο άρθρο 25 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 114) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) ο τίτλος και το 

περιεχόμενο του άρθρου μεταφέρονται από την καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και 

γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) αντικαθίσταται η παρ. 1 και το άρθρο 25 

διαμορφώνεται ως εξής: 
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«Άρθρο 25 

Λήξη δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας 

 

1. Αξιωματικός που διατελεί σε δεύτερη μακρά αναρρωτική άδεια υποχρεούται, εντός πέντε 

(5) ημερών από τη λήξη της άδειάς του, να παρουσιαστεί στο Φρουραρχείο που τον 

παρακολουθεί ή τη Μονάδα διοικητικής παρακολούθησης, ώστε να του χορηγηθεί ΦΠ-ΦΜ 

και εισιτήριο εισαγωγής για το αρμόδιο στρατιωτικό νοσοκομείο που νοσηλεύθηκε και τηρεί 

τον ιατρικό του φάκελο, προκειμένου να υποβληθεί στις απαραίτητες υγειονομικές 

εξετάσεις. Μετά το πέρας αυτών και με μέριμνα του στρατιωτικού νοσοκομείου, του 

χορηγείται άμεσα ΦΠ-ΦΜ για την οικεία Ανώτατη Υγειονομική Επιτροπή προς κρίση της 

υγειονομικής του κατάστασης. 

2. Αναλόγως της γνωμάτευσης της Επιτροπής εφαρμόζονται οι παρ. 2, 6, 7 και 8 του άρθρου 

24. 

3. Κατ’ εξαίρεση για βαριές περιπτώσεις νόσων η Επιτροπή δύναται, εφόσον κρίνει ότι το 

νόσημα του αξιωματικού είναι δεκτικό ίασης, να προτείνει τρίτη μακρά αναρρωτική άδεια. 

4. Μετά τη λήξη της τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας εφαρμόζονται οι παρ. 1 και 2.» 

 

Άρθρο 25 

Διαγραφή αποστρατευόμενων - Τροποποίηση άρθρου 36 ν.δ. 1400/1973 

 

Στο άρθρο 36 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 114) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) τροποποιείται η 

παρ. 1 ως προς τον χρόνο διαγραφής, β) οι παρ. 2 έως 4 μεταφέρονται από την καθαρεύουσα 

στη δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, γ) τροποποιείται η παρ. 4 με την 

προσθήκη εξαίρεσης, δ) προστίθεται παρ. 5 και το άρθρο 36 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 36 

Διαγραφή αποστρατευόμενων 

 

1. Οι αξιωματικοί, που αποστρατεύονται για οποιονδήποτε λόγο, διαγράφονται από την 

ενεργό υπηρεσία την τελευταία ημέρα του επόμενου μήνα από τη δημοσίευση του 

προεδρικού διατάγματος αποστρατείας τους. 

2. Το χρονικό διάστημα της παρ. 1 θεωρείται ως χρόνος υπηρεσίας για όλα τα δικαιώματα 

και τις υποχρεώσεις των αξιωματικών.  

3. Ειδικά αυτοί που αποστρατεύονται λόγω ορίου ηλικίας διαγράφονται από τη δύναμη των 

εν ενεργεία στελεχών την ημέρα της κατάληψής τους από το όριο ηλικίας. 

4. Σε όλες τις περιπτώσεις, η ημερομηνία διαγραφής δεν θεωρείται χρόνος υπηρεσίας, εκτός 

εάν είναι η ημέρα της κατάληψής τους από το όριο ηλικίας. 

5. Το παρόν εφαρμόζεται αναλογικά και για τους ανθυπασπιστές και μόνιμους 

υπαξιωματικούς.» 
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Άρθρο 26 

Ανακαλούμενοι στην ενέργεια αξιωματικοί για λόγους υγείας - Τροποποίηση παρ. 6 

άρθρου 66 ν.δ. 1400/1973 

 

Στην παρ. 6 του άρθρου 66 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 114) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) 

γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) προστίθεται νέο δεύτερο εδάφιο, γ) στο τρίτο εδάφιο 

οι λέξεις «των ανωτέρω» αντικαθίσταται από τη λέξη «τους» και η παρ. 6 διαμορφώνεται ως 

εξής: 

«6. Πλέον των προαναφερομένων κατ’ εξαίρεση και μόνο για σοβαρές ασθένειες, μετά από 

γνωμάτευση της αρμόδιας κατά Κλάδο Ανώτατης Υγειονομικής Επιτροπής, ο Υπουργός 

Εθνικής Άμυνας, με απόφασή του, μπορεί να ανακαλεί στην ενεργό υπηρεσία, κατόπιν 

πρότασης του Αρχηγού Γενικού Επιτελείου του οικείου Κλάδου ή του Αρχηγού Γ.Ε.ΕΘ.Α., 

προκειμένου περί αξιωματικών Κοινών Σωμάτων, ως μονίμους από την εφεδρεία, 

απόστρατους αξιωματικούς ανεξαρτήτως ορίου ηλικίας και εγγραφής αυτών στα στελέχη της 

εφεδρείας. Οι ανωτέρω λαμβάνουν τη δικαιούμενη σύνταξη και δεν αποκτούν δικαίωμα 

απόληψης μισθού, παρά μόνο δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι 

από την εφεδρεία στρατιωτικοί, σύμφωνα με την περ. γ΄ του άρθρου 1 του ν.δ. 154/1975     

(Α΄ 185). Η απόλυσή τους ενεργείται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας μετά από 

πρόταση του κατά τα ανωτέρω αρμόδιου Αρχηγού του οικείου Κλάδου ευθύς ως εκλείψουν 

οι λόγοι, για τους οποίους ανακλήθηκαν.» 

 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΣΤ΄ 

ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΗ ΧΡΟΝΟΥ ΜΕΤΟΧΙΚΗΣ ΣΧΕΣΗΣ, ΒΟΗΘΗΜΑΤΑ, ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ,  

ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΜΕΤΟΧΙΚΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ  

 

Άρθρο 27 

Αναγνώριση χρόνου μετοχικής σχέσης των εθελοντών μακράς θητείας 

 

1. Για την εφαρμογή των παρ. 2 και 3 του άρθρου 15 του ν. 2936/2001 (Α΄ 166), περί 

αναγνώρισης των εθελοντών μακράς θητείας ως μετόχων των Μετοχικών Ταμείων των 

Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, ο χρόνος στρατιωτικής υπηρεσίας των εν ενεργεία 

εθελοντών μακράς θητείας από την κατάταξή τους μέχρι την 25η.7.2001, ημερομηνία 

έναρξης ισχύος του ν. 2936/2001, αναγνωρίζεται αυτεπάγγελτα ως χρόνος μετοχικής σχέσης 

με τους οικείους Ειδικούς Λογαριασμούς Αλληλοβοηθείας (ΕΛΟΑ) με την καταβολή 

πρόσθετης κράτησης για την αναγνώριση, σύμφωνα με τις παρ. 3 και 4 του άρθρου 10 του 

ν.δ. 398/1974 (Α΄ 116). 

2. Για τους εθελοντές μακράς θητείας που κατά το διάστημα της εν ενεργεία υπηρεσίας τους 

δεν είχε εκκινήσει η διαδικασία αναγνώρισης του χρόνου της παρ. 1 και έχει λήξει η μετοχική 

τους σχέση με τον οικείο ΕΛΟΑ, ο χρόνος αυτός αναγνωρίζεται αυτεπάγγελτα ως χρόνος 

μετοχικής σχέσης με παρακράτηση του συνόλου των αναλογουσών κρατήσεων από το 

δικαιούμενο εφάπαξ βοήθημα μόνο στην περίπτωση που δεν έχει καταβληθεί το εφάπαξ 

βοήθημα ή δεν τους έχουν επιστραφεί οι πάγιες εισφορές που έχουν καταβληθεί. Εφόσον το 

εφάπαξ βοήθημα έχει καταβληθεί ή έχουν επιστραφεί οι πάγιες εισφορές, δεν χωρεί 

αναγνώριση του χρόνου αυτού στο εξής. Πράξεις αναγνώρισης του χρόνου της παρ. 1, που 

εκδόθηκαν πριν από την έναρξη ισχύος του παρόντος και στις οποίες παρακρατήθηκε από το 
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εφάπαξ βοήθημα που καταβλήθηκε, είτε το σύνολο των αναλογουσών κρατήσεων είτε το 

υπόλοιπο των κρατήσεων που η καταβολή τους διακόπηκε μέχρι την έξοδό τους από τις 

Ένοπλες Δυνάμεις, θεωρούνται νόμιμες και τα βοηθήματα που καταβλήθηκαν δεν 

αναπροσαρμόζονται. 

 

Άρθρο 28 

Βοήθημα λόγω θανάτου εν αποστρατεία μετόχων του ΜΤΝ - Αντικατάσταση άρθρου 79 

π.δ. 21ης/31ης.10.1932 

 

Το άρθρο 79 του π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 (Α΄ 387) αντικαθίσταται ως εξής: 

 

«Άρθρο 79 

Βοήθημα λόγω θανάτου εν αποστρατεία μετόχων του ΜΤΝ 

 

1. Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Ταμείου, μετά τον θάνατο του εν 

αποστρατεία μετόχου χορηγείται βοήθημα λόγω θανάτου ύψους χιλίων πεντακοσίων (1.500) 

ευρώ στον πρώτο δικαιούχο μερίσματος, λόγω θανάτου, ύστερα από αίτησή του, με την εξής 

σειρά: 

α) στον/στην σύζυγο και στον/στην συμβιούντα του ν. 4356/2015 (Α΄ 181) , 

β) στο τέκνο ή στα τέκνα του θανόντος κατ΄ ισομοιρία.   

2. Εφόσον δεν υφίστανται δικαιούχοι σύμφωνα με την παρ. 1, το βοήθημα λόγω θανάτου 

καταβάλλεται σε όποιον επωμίσθηκε τα έξοδα κηδείας πλήρως ή κατά το μεγαλύτερο μέρος 

τους, ύστερα από αίτησή του, η οποία υποβάλλεται στο Ταμείο μέσα σε αποκλειστική 

προθεσμία ενός (1) έτους από την ημερομηνία θανάτου του εν αποστρατεία μετόχου. 

3. Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Ταμείου καθορίζονται τα δικαιολογητικά 

που απαιτούνται για την καταβολή του βοηθήματος. 

4. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών, μετά από εισήγηση 

του Διοικητικού Συμβουλίου του Ταμείου, το ύψος του ποσού του βοηθήματος της παρ. 1 

δύναται να αναπροσαρμόζεται ανάλογα με την οικονομική κατάσταση του Ταμείου. 

5. Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Ταμείου, στο τέλος κάθε έτους δύναται να 

καταβάλλεται επιπλέον ποσό βοηθήματος σε κάθε ένα από τα ανήλικα τέκνα των εν 

αποστρατεία μετόχων που απεβίωσαν μέσα στο ίδιο έτος. Το επιπλέον ποσό δεν δύναται να 

υπερβαίνει το πενήντα τοις εκατό (50%) του προβλεπόμενου βοηθήματος.» 

 

Άρθρο 29 

Καθορισμός μεριδίων μερισματούχων - Προσθήκη άρθρου 23Α στο π.δ. της 10ης 

Μαΐου/20ής Ιουλίου 1926 

 

 Στο π.δ. της 10ης Μαΐου/20ής Ιουλίου 1926 (Α΄ 241) προστίθεται άρθρο 23Α ως εξής: 

 

«Άρθρο 23Α 

Καθορισμός μεριδίων μερισματούχων από την 1η.1.2017 

 

1. Σε όσους καθίστανται μερισματούχοι του Ταμείου από την 1η.1.2017 και έπειτα, ο αριθμός 

των μεριδίων που δικαιούνται για τον υπολογισμό του μερίσματός τους προσδιορίζεται από 
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τον βασικό μισθό (ΒΜ) του μισθολογικού κλιμακίου (ΜΚ) της κατηγορίας (Α, Β, Γ), στην οποία 

υπάγονται κατά την έξοδό τους από την υπηρεσία, και ανέρχεται σε: 

Για τους υπαγόμενους στο κλιμάκιο Α1:                    μερίδια 40 

Για τους υπαγόμενους στο κλιμάκιο Α2:      μερίδια 39 

Για τους υπαγόμενους στο κλιμάκιο Α3:      μερίδια 38 

Για τους υπαγόμενους στο κλιμάκιο Α4:      μερίδια 36 

Για τους υπαγόμενους στο κλιμάκιο Α5:      μερίδια 35 

Για τους υπαγόμενους στο κλιμάκιο Α6:      μερίδια 34 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Α7 έως Α12 και Β1 έως Β4:    μερίδια 30  

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Α13 έως Α15:     μερίδια 28 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Α16 έως Α21, Β5 έως Β8 και Γ1 έως Γ3:  μερίδια 26 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Α22 έως Α24, Β9 έως Β11 και Γ4:   μερίδια 23 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Α25 έως Α27, Β12 έως Β15 και Γ5:   μερίδια 21 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Α28, Β16 έως Β17 και Γ6 έως Γ7:   μερίδια 19 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Α29 έως Α33, Β18 έως Β20 και Γ8 έως Γ11:  μερίδια 15 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Α34 έως Α35 και Γ12 έως Γ14:                μερίδια 12,5 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Β21 έως Β23 και Γ15 έως Γ17:   μερίδια 11 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Β24 και Γ18 έως Γ19:    μερίδια 9 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Β25 και Γ20:    μερίδια 8 

Για τους υπαγόμενους στα κλιμάκια Β26 έως Β28 και Γ21:   μερίδια 7 

Για τους υπαγόμενους στο κλιμάκιο Γ22:   μερίδια 6 

2. Για την εφαρμογή της παρ. 1, οι μερισματούχοι έχουν την υποχρέωση να καταβάλλουν τις 

εξής εισφορές που υπολογίζονται επί του μισθολογικού κλιμακίου (ΜΚ) αποστρατείας: 

α) Την εκάστοτε προβλεπόμενη κράτηση υπέρ Μετοχικού Ταμείου Στρατού, για δώδεκα (12) 

τουλάχιστον μήνες. Ειδικά οι προερχόμενοι από τον Στρατό Ξηράς εισφέρουν, επιπλέον, για 

δώδεκα (12) μήνες, την προβλεπόμενη εκάστοτε κράτηση υπέρ του Ειδικού Κλάδου 

Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, 

β) την εκάστοτε προβλεπόμενη κράτηση υπέρ Βοηθήματος Οικογενειακής ή Επαγγελματικής 

Αυτοτέλειας (ΒΟΕΑ), για δώδεκα (12) μήνες, εφόσον το βοήθημα δεν έχει χορηγηθεί. 

3. Οι εισφορές της παρ. 2 καταβάλλονται μόνο στις περιπτώσεις κατά τις οποίες το ΜΚ 

αποστρατείας συνεπάγεται και αλλαγή του αριθμού των δικαιούμενων μεριδίων σε σχέση 

με τα αναλογούντα στο προηγούμενο της αποστρατείας ΜΚ. 

4. Σε όσους καθίστανται μερισματούχοι του Ταμείου από την 1η.1.2017 και μετά, δεν 

καταβάλλεται μέρισμα και συναρτώμενο επ΄ αυτού ΒΟΕΑ, μικρότερο από το καταβαλλόμενο 

σε αντίστοιχο και με τις ίδιες προϋποθέσεις δικαιούχο μερίσματος και ΒΟΕΑ με τις διατάξεις 

που τυγχάνουν εφαρμογής μέχρι τις 31.12.2016. Σε περίπτωση που προκύπτει θετική 

διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι αυτής από την 1η.1.2023.» 

 

Άρθρο 30 

Αναπροσαρμογή μεριδίων μερισματούχων Μετοχικού Ταμείου Στρατού - Τροποποίηση 

άρθρου 1 ν. 1106/1980 

 

Στο άρθρο 1 του ν. 1106/1980 (Α΄ 301) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το άρθρο μεταφέρεται 

από την καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) στο 

πρώτο εδάφιο της παρ. 1 διαγράφεται η αναφορά σε στρατιωτικούς των Ενόπλων Δυνάμεων, 
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σε οπλίτες, ανθυπασπιστές και αξιωματικούς της Χωροφυλακής και του Λιμενικού Σώματος, 

γ) προστίθεται παρ. 2Α, δ) στην παρ. 3 δα) το πρώτο εδάφιο τροποποιείται με την προσθήκη 

αναφοράς στο Βοήθημα Οικογενειακής ή Επαγγελματικής Αυτοτέλειας, δβ) προστίθεται 

δεύτερο εδάφιο και το άρθρο 1 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 1 

 

1. Μέτοχοι και μερισματούχοι των Μετοχικών Ταμείων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, 

εξελθόντες ή εξερχόμενοι της ενεργού υπηρεσίας από την 10η.6.1974 και στο εξής, καθώς 

και οι χηρεύουσες οικογένειές τους, εφόσον συντρέχουν και οι λοιπές προϋποθέσεις της 

νομοθεσίας του οικείου Μετοχικού Ταμείου, δικαιούνται μερίσματος, μετά των επ’ αυτού 

σχετικών προσαυξήσεων και λοιπών παροχών του βαθμού τον οποίο έφεραν και με τον 

οποίον μισθοδοτούνταν ή του βαθμού του οποίου τις αποδοχές λάμβαναν κατά την έξοδό 

τους από την υπηρεσία. Το επί του μερίσματος δικαίωμα των μερισματούχων που έχουν ήδη 

εξέλθει από την υπηρεσία, καθώς και των χηρευουσών οικογενειών τους αρχίζει από την 

ημερομηνία κατά την οποία αρχίζει και το δικαίωμά τους επί της σύνταξης. 

2. Όσοι εμπίπτουν στην παρ. 1, εφόσον δικαιούνται σύνταξη προσαυξημένη με το επίδομα 

χρόνου υπηρεσίας, λαμβάνουν από την 1η.1. 1978: 

α) Οι μερισματούχοι των ΜΤΣ και ΜΤΑ, το μέρισμα του αμέσως ανωτέρου βαθμού, εφόσον 

το υπολογισθέν στη σύνταξη επίδομα χρόνου υπηρεσίας ανέρχεται σε ποσοστό τουλάχιστον 

σαράντα τέσσερα τοις εκατό (44%) επί του βασικού μισθού, και το ήμισυ της διαφοράς του 

μερίσματος του αμέσως ανωτέρου βαθμού, εφόσον το επίδομα χρόνου υπηρεσίας ανέρχεται 

σε ποσοστό τουλάχιστον είκοσι οκτώ τοις εκατό (28%). Μόνιμοι υπάλληλοι του ΜΤΑ 

μερισματούχοι αυτού, κατηγορίας ΔΕ και ΥΕ, βαθμού (Α) και (Γ) αντίστοιχα, εφόσον το 

επίδομα χρόνου υπηρεσίας στη σύνταξή τους ανέρχεται σε ποσοστό είκοσι οκτώ τοις εκατό 

(28%) ή σαράντα τέσσερα τοις εκατό (44%), λαμβάνουν αντίστοιχα, πέραν του αρτίου 

μερίσματος του βαθμού τους, οι μεν της κατηγορίας ΔΕ ένα (1) ή δύο (2) μερίδια, οι δε της 

κατηγορίας ΥΕ μισό (0,50) ή ένα (1) μερίδιο. 

β) Οι μερισματούχοι του ΜΤΝ, το μέρισμα της παρ. 1 προσαυξημένο κατά το ποσοστό του 

επιδόματος χρόνου υπηρεσίας. 

2Α. Το μέρισμα των μερισματούχων του ΜΤΣ που προκύπτει από την εφαρμογή του άρθρου 

4 του α.ν. 559/1937 (Α΄ 107) και των παρ. 1 και 2 του παρόντος προσαυξάνεται: 

α) Στους διατελέσαντες: 

αα) Αρχηγούς ΓΕΕΘΑ κατά δέκα (10) μερίδια, 

αβ) Αρχηγούς ΓΕΣ, πρώην Χωροφυλακής και ΕΛ.ΑΣ. κατά εννιά (9) μερίδια, 

αγ) Γενικούς Επιθεωρητές Στρατού και Διοικητές Στρατιάς και αντίστοιχους πρώην 

Χωροφυλακής και ΕΛ.ΑΣ. κατά οκτώ (8) μερίδια. 

β) Στους αποστρατευόμενους με τον αποστρατευτικό βαθμό: 

βα) Του Αντιστράτηγου κατά έξι (6) μερίδια. 

ββ) Του Υποστράτηγου κατά πέντε (5) μερίδια. 

βγ) Του Ταξιάρχου κατά τέσσερα (4) μερίδια. 

3. Ουδείς λαμβάνει, κατ΄ εφαρμογή του παρόντος νόμου, μέρισμα καθώς και συναρτώμενο 

επ’ αυτού ΒΟΕΑ, λιγότερο του καταβαλλομένου βάσει προϊσχυουσών διατάξεων. Σε 

περίπτωση που προκύπτει θετική διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι αυτής 

από την 1η.1.2023.» 
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Άρθρο 31 

Καταβολή έκτακτου μερίσματος στους μερισματούχους Μετοχικού Ταμείου Στρατού - 

Προσθήκη παρ. 3 στο άρθρο 1 του α.ν. 559 της 24ης/27ης Μαρτίου 1937 

 

Στο άρθρο 1 του α.ν. 559 της 24ης/27ης Μαρτίου 1937 (Α΄ 107) προστίθεται παρ. 3 ως εξής: 

«3. Το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού Ταμείου Στρατού δύναται, κατόπιν έγκρισης του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας, να κατανέμει στους μερισματούχους της αμέσως προγενέστερης 

από την καταβολή περιόδου, έκτακτο μέρισμα από τα έσοδα της τρέχουσας χρήσης, εάν με 

βάση τα αποτελέσματα εννεάμηνου προκύπτει απόδοση εσόδων πλέον των 

προϋπολογισθέντων, για την εκπλήρωση όλων των υποχρεώσεων του Ταμείου. Το εν λόγω 

μέρισμα καταβάλλεται χωρίς καμία κράτηση και δεν δύναται να είναι μεγαλύτερο του 

καταβαλλόμενου ανά περίοδο.» 

 

Άρθρο 32 

Παροχές λόγω θανάτου μετόχου Ταμείου Αλληλοβοήθειας - Αντικατάσταση άρθρου 15 

ν.δ. 398/1974  

 

Το άρθρο 15 του ν.δ. 398/1974 (Α΄ 116) αντικαθίσταται ως εξής: 

 

«Άρθρο 15 

Δικαιούχοι βοηθήματος 

 

1. Οι μέτοχοι των Ταμείων Αλληλοβοηθείας, όταν εξέρχονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις, 

δικαιούνται χρηματικές παροχές κατά τις διατάξεις του παρόντος. 

2. Σε περίπτωση θανάτου του μετόχου που άφησε εν ζωή σύζυγο ή συμβιούντα του                       

ν. 4356/2015 (Α΄ 181) ή τέκνα, δικαιούνται τις χρηματικές παροχές, κατ’ ισομοιρία, ο/η 

σύζυγος ή ο/η συμβιών, τα ανήλικα τέκνα, τα ενήλικα τέκνα, τα οποία είναι ανίκανα 

σωματικά ή πνευματικά για άσκηση βιοποριστικού επαγγέλματος, όπως πιστοποιείται με 

γνωμάτευση του Κέντρου Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕ.Π.Α.) ή της κατά κλάδο Ανώτατης 

Υγειονομικής Επιτροπής, τα ενήλικα άγαμα τέκνα ηλικίας έως είκοσι πέντε (25) ετών, τα 

οποία φοιτούν σε σχολές ή σχολεία ή ινστιτούτα επαγγελματικής κατάρτισης της ημεδαπής 

ή αλλοδαπής και τα ενήλικα άγαμα τέκνα ηλικίας έως είκοσι πέντε (25) ετών, τα οποία 

υπηρετούν τη στρατιωτική τους θητεία. 

3. Εάν δεν υπάρχει κανένα από τα αναφερόμενα στην παρ. 2 πρόσωπα, δικαιούνται τις 

χρηματικές παροχές, κατ’ ισομοιρία, τα ενήλικα τέκνα του μετόχου. 

4. Σε περίπτωση θανόντος μετόχου που δεν άφησε εν ζωή σύζυγο ή συμβιούντα και τέκνα, 

δικαιούνται τις χρηματικές παροχές, κατ’ ισομοιρία, οι γονείς, τα ανήλικα αδέλφια, τα 

ενήλικα αδέλφια, τα οποία είναι ανίκανα σωματικά ή πνευματικά για άσκηση βιοποριστικού 

επαγγέλματος, όπως πιστοποιείται με γνωμάτευση του ΚΕ.Π.Α. ή της κατά κλάδο Ανώτατης 

Υγειονομικής Επιτροπής, τα ενήλικα άγαμα αδέλφια ηλικίας έως είκοσι πέντε (25) ετών, τα 

οποία φοιτούν σε σχολές ή σχολεία ή ινστιτούτα επαγγελματικής εκπαίδευσης ή κατάρτισης 

της ημεδαπής ή αλλοδαπής, και τα ενήλικα άγαμα αδέλφια ηλικίας έως είκοσι πέντε (25) 

ετών, τα οποία υπηρετούν τη στρατιωτική τους θητεία. 
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5. Εάν δεν υπάρχει κανένα από τα αναφερόμενα στην παρ. 4 πρόσωπα, δικαιούνται το ήμισυ 

των χρηματικών παροχών, κατ’ ισομοιρία, τα ενήλικα αδέλφια του μετόχου.» 

 

Άρθρο 33 

Δικαιούχοι παροχών λόγω θανάτου μετόχου Ειδικού Λογαριασμού Χρηματικής Αρωγής 

Οικογενειών Στρατιωτικών (ΕΛΧΑΟΣ) - Τροποποίηση παρ. 1 άρθρου 3 ν. 354/1976  

 

Στο άρθρο 3 του ν. 354/1976 (Α΄ 148) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το άρθρο μεταφέρεται 

από την καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) 

τροποποιείται η παρ. 1 ως προς τους δικαιούχους παροχών λόγω θανάτου μετόχου και το 

άρθρο 3 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 3 

Δικαιούχοι 

 

«1. Δικαιούχοι εφάπαξ χρηματικής αρωγής από τον λογαριασμό αυτό είναι οι οικογένειές 

τους, σε καιρό ειρήνης σε διατεταγμένη υπηρεσία ή μη, φονευομένων, θανόντων ή 

εξαφανιζόμενων στρατιωτικών των Ενόπλων Δυνάμεων, εφόσον δεν δικαιούνται πολεμική 

σύνταξη, κατά την ακόλουθη σειρά προτεραιότητας και κατ’ ισομοιρία σε καθεμία των 

κατωτέρω περιπτώσεων: 

α) ο/η σύζυγος ή ο/η συμβιών του ν. 4356/2015 (Α΄ 181), τα ανήλικα τέκνα, τα ενήλικα τέκνα, 

τα οποία είναι ανίκανα σωματικά ή πνευματικά για άσκηση βιοποριστικού επαγγέλματος, 

όπως πιστοποιείται με γνωμάτευση του Κέντρου Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕ.Π.Α.) ή της 

κατά κλάδο Ανώτατης Υγειονομικής Επιτροπής, τα ενήλικα άγαμα τέκνα ηλικίας έως είκοσι 

πέντε (25) ετών, τα οποία φοιτούν σε σχολές ή σχολεία ή ινστιτούτα επαγγελματικής 

εκπαίδευσης ή κατάρτισης της ημεδαπής ή αλλοδαπής, και τα ενήλικα άγαμα τέκνα ηλικίας 

έως είκοσι πέντε (25) ετών, τα οποία υπηρετούν τη στρατιωτική τους θητεία, 

β) τα ενήλικα τέκνα, 

γ) οι γονείς, 

δ) τα ανήλικα αδέλφια. 

2. Προκειμένου περί εξαφανιζόμενων το επίδομα του παρόντος καταβάλλεται ταυτόχρονα 

με τη δημοσίευση της τελεσίδικης απόφασης περί αφάνειας.» 

 

Άρθρο 34 

Κατ’ εξαίρεση καταβολή μερίσματος από το ΜΤΣ σε δικαιούχους στρατιωτικής σύνταξης 

για λόγους υγείας - Τροποποίηση παρ. 10 άρθρου 1 ν.δ. 4198/1961 

 

Στην παρ. 10 του άρθρου 1 του ν.δ. 4198/1961 (Α΄ 168) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το 

πρώτο εδάφιο μεταφέρεται από την καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) προστίθεται δεύτερο εδάφιο και η παρ. 10 διαμορφώνεται ως 

εξής: 

«10. Το δικαίωμα σε μέρισμα παύει και στην περίπτωση που ο μερισματούχος δικαιούται 

πολιτική σύνταξη, λόγω απασχόλησής του στον δημόσιο τομέα και καταστεί και 

μερισματούχος του Μετοχικού Ταμείου Πολιτικών Υπαλλήλων. Εξαιρούνται του πρώτου 

εδαφίου όσοι μερισματούχοι δικαιώθηκαν ή πρόκειται να δικαιωθούν στρατιωτικής 
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σύνταξης λόγω ανικανότητας που προήλθε πρόδηλα και αναμφισβήτητα λόγω της 

υπηρεσίας.» 

 

Άρθρο 35 

Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και 

Αεροπορίας και τους οικείους Ειδικούς Κλάδους 

 

Από την 1η.1.2022 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την            

υποπαρ. Β.3 της παρ. Β΄ του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), στα μερίσματα και 

στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν στους μερισματούχους τους τα Μετοχικά 

Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης 

Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας. 

 

Άρθρο 36 

Αναπροσαρμογή καταβαλλόμενου ποσού στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού λόγω τέλεσης 

γάμου 

 

Όσοι μέτοχοι ή μερισματούχοι του Μετοχικού Ταμείου Στρατού έχουν τελέσει γάμο μέχρι την 

έναρξη ισχύος της περ. β΄ του άρθρου 17 του ν. 3036/2002 (Α΄ 171), υποχρεούνται στην 

καταβολή χρηματικού ποσού ίσου με το ένα τρίτο (1/3) του βασικού μισθού του 

μισθολογικού κλιμακίου που λαμβάνουν κατά τον χρόνο καταβολής. 

 

Άρθρο 37 

Κρατήσεις υπέρ Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού - Τροποποίηση άρθρου 55                          

π.δ. 21ης/31ης.10.1932 

 

Στο άρθρο 55 του π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 (Α΄ 387) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το 

άρθρο μεταφέρεται από την καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις, β) αντικαθίσταται η περ. ε΄ και το άρθρο 55 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 55 

(Άρθρα 3 και 6 νόμου 2740) 

 

Στους πόρους του Ταμείου καταλέγονται και οι εξής: 

α) Οι τόκοι των κεφαλαίων και οι αμοιβές των κληρουμένων ομολογιών του Ταμείου, 

β) η καθαρά πρόσοδος των ακινήτων του Ταμείου, 

γ) οι τυχόν δωρεές, κληροδοτήματα και κληρονομίες,  

δ) η αδιάθετη περιουσία κάθε ακλήρου αποβιούντος, που ανήκει στη δύναμη του Π.Ν., 

ε) η κράτηση λόγω εγγραφής γάμου, σύμφωνα με το άρθρο 55Α.» 

 

Άρθρο 38 

Κράτηση λόγω εγγραφής γάμου υπέρ Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού - Προσθήκη      

άρθρου 55Α στο π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 

 

Στο π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 (Α΄ 387) προστίθεται άρθρο 55Α, ως εξής: 
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«Άρθρο 55Α 

Κράτηση λόγω εγγραφής γάμου 

 

1. Με την επιφύλαξη της παρ. 6, οι εν ενεργεία μέτοχοι υποχρεούνται να δηλώσουν τον γάμο 

τους στο Μετοχικό Ταμείο Ναυτικού μέσα σε έξι (6) μήνες από την ημερομηνία τέλεσής του. 

Με τη δήλωσή τους καταβάλλουν υπέρ του Ταμείου εφάπαξ ποσό ως εξής: 

α) Α΄ Κατηγορίας μισθολογικής κατάταξης, διακόσια δέκα (210) ευρώ,  

β) Β΄ Κατηγορίας μισθολογικής κατάταξης, εκατόν ογδόντα (180) ευρώ, 

γ) Γ΄ Κατηγορίας μισθολογικής κατάταξης, εκατόν πενήντα (150) ευρώ. 

2. Η υποχρέωση της παρ. 1 ισχύει και για τους εν αποστρατεία μετόχους, σύμφωνα με την 

κατηγορία μισθολογικής τους κατάταξης κατά την ημερομηνία εξόδου τους από την 

υπηρεσία. Για τους εν αποστρατεία μετόχους που εξήλθαν από την υπηρεσία μέχρι τις 

31.12.2016 το ύψος του καταβαλλόμενου ποσού προσδιορίζεται βάσει της κατηγορίας 

μισθολογικής κατάταξης, στην οποία θα ήταν καταταγμένοι σύμφωνα με το άρθρο 124 του 

ν. 4472/2017 (Α΄ 74). 

3. Η υποχρέωση δήλωσης γάμου και καταβολής του εφάπαξ ποσού της παρ. 1 ισχύει και για 

κάθε επόμενο γάμο των εν ενεργεία ή εν αποστρατεία μετόχων. 

4. Σε περίπτωση εκπρόθεσμης δήλωσης γάμου, οι μέτοχοι υποχρεούνται να καταβάλουν τα 

ποσά της κατηγορίας τους, όπως προβλέπονται στην παρ. 1, προσαυξημένα κατά πέντε (5) 

ευρώ για κάθε εξάμηνο εκπρόθεσμης δήλωσης. Για χρόνο καθυστέρησης μικρότερο του 

εξαμήνου το ποσό των πέντε (5) ευρώ καταβάλλεται ολόκληρο. Το συνολικό ποσό της 

προσαύξησης δεν δύναται να υπερβαίνει το διπλάσιο των ποσών της παρ. 1, κατά 

περίπτωση. 

5. Για τους εν ενεργεία μετόχους των οποίων ο γάμος τελέστηκε πριν από την απόκτηση της 

ιδιότητας του μετόχου, η εξάμηνη προθεσμία δήλωσης του γάμου αρχίζει από την 

ημερομηνία απόκτησης της εν λόγω ιδιότητας. 

6. Εφόσον μέτοχοι τελέσουν γάμο μεταξύ τους, υποβάλλουν κοινή δήλωση, καταβάλλοντας 

ο καθένας το ήμισυ του ποσού που αντιστοιχεί στην κατηγορία μισθολογικής του κατάταξης 

σύμφωνα με την παρ. 1. Αν ο ένας από τους συζύγους αποκτήσει την ιδιότητα του μετόχου 

μετά τη δήλωση του γάμου από τον εν ενεργεία ή εν αποστρατεία μέτοχο σύζυγό του, 

καταβάλλει στο Ταμείο το είκοσι πέντε τοις εκατό (25%) του ποσού που αντιστοιχεί στην 

κατηγορία μισθολογικής του κατάταξης σύμφωνα με την παρ. 1. 

7. Σε περίπτωση λύσης του γάμου μετά τη διενέργεια της κράτησης, το παρακρατηθέν ποσό 

δεν επιστρέφεται στον μέτοχο. Σε περίπτωση λύσης του γάμου πριν από τη λήξη της 

υποχρέωσης δήλωσής του στο Ταμείο, δεν υφίσταται υποχρέωση δήλωσής του και 

καταβολής του προβλεπόμενου ποσού μετά τη λύση του.  

8. Μέλη της οικογένειας μετόχου από γάμο που δεν δηλώθηκε υποχρεούνται στην καταβολή 

του ποσού της παρ. 1 βάσει της κατηγορίας μισθολογικής κατάταξης του μετόχου, 

συμπεριλαμβανομένων των προσαυξήσεων της παρ. 4, προκειμένου να καταστούν 

δικαιούχοι των παροχών του Ταμείου. 

9. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, μετά από εισήγηση του Διοικητικού 

Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού, δύναται να αναπροσαρμόζεται το ύψος της 

κράτησης της παρ. 1 και των προσαυξήσεων της παρ. 4. 

10. Το οφειλόμενο ποσό λόγω εγγραφής γάμου δύναται να παρακρατείται υπέρ του Ταμείου 

από τις μηνιαίες τακτικές αποδοχές των εν ενεργεία μετόχων ή το μέρισμα των εν 
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αποστρατεία μετόχων, κατά περίπτωση. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας 

και Οικονομικών ρυθμίζεται κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια που αφορά στη διαδικασία 

του πρώτου εδαφίου.» 

 

Άρθρο 39 

Διάθεση πόρων από κρατήσεις υπέρ Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού για τα νοσοκομεία 

του Πολεμικού Ναυτικού 

 

Η κράτηση επί των αποδοχών των εν ενεργεία μετόχων και του μερίσματος των εν 

αποστρατεία μετόχων του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού, η οποία προβλέπεται στο άρθρο 7 

του ν. 994/1949 (Α΄ 136), διενεργείται ανεξαρτήτως της προϋπόθεσης σύναψης δανείου που 

προβλέπεται στο άρθρο 7 του ν. 994/1949. Οι πόροι που προέρχονται από τη διενέργεια της 

κράτησης του πρώτου εδαφίου διατίθενται και για την εξυπηρέτηση σκοπών επέκτασης 

υποδομών, καθώς και συντήρησης και ανανέωσης του εξοπλισμού των εγκαταστάσεων των 

νοσοκομείων του Πολεμικού Ναυτικού.  

 

Άρθρο 40 

Εκπόνηση αναλογιστικών μελετών από τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και 

Αεροπορίας 

 

1. Τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας εκπονούν, με τη συμπλήρωση δύο 

(2) ετών από την τελευταία αναλογιστική μελέτη ή και έκτακτα, αν συντρέχει περίπτωση 

ουσιώδους μεταβολής των πόρων ή των παροχών τους, αναλογιστική μελέτη η οποία 

εγκρίνεται, κατόπιν εισήγησης του Διοικητικού Συμβουλίου τους, με τα αναγκαία κατά 

περίπτωση διαρθρωτικά μέτρα, από τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας. 

2. Για τις προδιαγραφές εκπόνησης των αναλογιστικών μελετών της παρ. 1 εφαρμόζεται 

ανάλογα η απόφαση που εκδίδεται κατ’ εξουσιοδότηση της περ. ε΄ της παρ. 15 του άρθρου 

9 του ν. 3029/2002 (Α΄ 160). 

 

Άρθρο 41 

Σύνθεση Διοικητικού Συμβουλίου Μετοχικού Ταμείου Στρατού - Τροποποίηση άρθρου 1 

ν.δ. 2554/1953 

 

Στο άρθρο 1 του ν.δ. 2554/1953 (Α΄ 230), περί της σύνθεσης του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού, επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το άρθρο μεταφέρεται από την 

καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) στην παρ. 1 βα) 

τροποποιείται η προέλευση των μελών του Διοικητικού Συμβουλίου και προστίθενται 

τέσσερα (4) μέλη, τα οποία προέρχονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις, την Ελληνική Αστυνομία, 

την Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού και το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους, ββ) η 

περ. γ΄ τροποποιείται όσον αφορά στα εκεί αναφερόμενα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου 

τα οποία πλέον είναι μόνο εν ενεργεία και τροποποιείται το Σώμα προέλευσής τους, βγ) στην 

περ. δ΄ ο ανώτερος υπάλληλος της Τράπεζας της Ελλάδος αντικαθίσταται από έναν ανώτερο, 

βαθμού Αστυνομικού Διευθυντή, ή ανώτατο αξιωματικό της Ελληνικής Αστυνομίας, βδ) 

προστίθενται περ. ε΄, στ΄ και ζ΄, γ) η παρ. 2 τροποποιείται με την προσθήκη της φράσης 

«καθώς και οι αναπληρωτές τους» και το άρθρο 1 διαμορφώνεται ως εξής: 
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«Άρθρο 1 

 

1. Το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού Ταμείου Στρατού είναι εννεαμελές και 

αποτελείται από: 

α) έναν (1) ανώτατο αξιωματικό εν ενεργεία ή εν αποστρατεία, ως Πρόεδρο, 

β) έναν (1) ανώτατο αξιωματικό εν ενεργεία ή εν αποστρατεία, ως Αντιπρόεδρο. Εφόσον ο 

Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου προέρχεται από τους εν ενεργεία αξιωματικούς, ο 

Αντιπρόεδρος ορίζεται από τους εν αποστρατεία και αντιθέτως, 

γ) τρεις (3) Υποστρατήγους, Ταξιάρχους ή Συνταγματάρχες εν ενεργεία, εκ των οποίων ένας 

(1) του Μηχανικού, ένας (1) του Οικονομικού και ένας (1) του Κοινού Νομικού Σώματος, 

δ) έναν (1) ανώτερο, με βαθμό Αστυνομικού Διευθυντή, ή ανώτατο αξιωματικό εν ενεργεία 

(μέτοχο του Ταμείου) της Ελληνικής Αστυνομίας, που προτείνεται από τον Υπουργό 

Προστασίας του Πολίτη, 

ε) έναν (1) ανώτατο αξιωματικό εν αποστρατεία, μερισματούχο του Ταμείου, της Ελληνικής 

Αστυνομίας, τέως Χωροφυλακής, που προτείνεται από τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, 

στ) ένα (1) μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού 

(ΕΑΑΣ), που προτείνεται από την ΕΑΑΣ και 

ζ) έναν (1) υπάλληλο κατηγορίας ΠΕ βαθμού Α΄ του Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους, που 

προτείνεται από τον Γενικό Γραμματέα Δημοσιονομικής Πολιτικής. 

2. Ο Πρόεδρος, ο Αντιπρόεδρος και τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου, καθώς και οι 

αναπληρωτές τους, διορίζονται από τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας, με θητεία τριών (3) ετών. 

3. Το Διοικητικό Συμβούλιο βρίσκεται σε απαρτία όταν είναι παρόντες ο Πρόεδρος ή ο 

Αντιπρόεδρος και τέσσερα (4) τουλάχιστον μέλη. Οι αποφάσεις του Συμβουλίου 

λαμβάνονται κατά πλειοψηφία των παρόντων μελών, σε περίπτωση δε ισοψηφίας 

υπερισχύει η ψήφος του Προέδρου. Στις συνεδριάσεις του Διοικητικού Συμβουλίου 

παρίσταται ο Γενικός Διευθυντής του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, ως εισηγητής χωρίς 

ψήφο. 

4. Σε περίπτωση παραίτησης μέλους ή εξόδου αυτού για οποιονδήποτε λόγο πριν τη λήξη της 

θητείας του, αναπληρώνεται για τον υπόλοιπο χρόνο της θητείας του από άλλο μέλος, που 

ορίζεται από τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας.» 

 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Ζ΄ 

ΘΕΜΑΤΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΦΥΣΗΣ 

 

Άρθρο 42 

Επανακαθορισμός επιτοκίου προκαταβολών έναντι εφάπαξ βοηθήματος - Τροποποίηση 

άρθρου 18 ν.δ. 398/1974 

 

Στο άρθρο 18 του ν.δ. 398/1974 (Α΄ 116) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το άρθρο 

μεταφέρεται από την καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις, β) αντικαθίσταται η παρ. 4 και το άρθρο 18 διαμορφώνεται ως εξής: 
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«Άρθρο 18 

Προκαταβολές έναντι εφάπαξ βοηθήματος 

 

1. Τα Ταμεία Αλληλοβοηθείας Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας δύνανται να 

προκαταβάλλουν στους μετόχους τους, που έχουν συμπληρώσει εικοσαετή τουλάχιστον 

συμμετοχή, μέρος του εφάπαξ βοηθήματος που αναλογεί σε αυτούς κατά την ημέρα 

υποβολής της σχετικής αίτησης, με αποκλειστικό σκοπό να αποκτήσουν στέγη ή να 

επεκτείνουν ή να βελτιώσουν υφιστάμενη ιδιόκτητη. 

2. Το ποσό της προκαταβολής καθορίζεται με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου κάθε 

Ταμείου, η οποία εγκρίνεται από τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας και δεν δύναται να υπερβεί 

το εξήντα τοις εκατό (60%) του βοηθήματος που δικαιούται ο αξιωματικός κατά την ημέρα 

υποβολής της αίτησης και αναλόγως της οικονομικής κατάστασης κάθε Ταμείου. 

3. Με την ως άνω απόφαση καθορίζονται και τα απαιτούμενα δικαιολογητικά για κάθε 

περίπτωση χορήγησης της προκαταβολής. 

4. Η προκαταβολή του εφάπαξ βοηθήματος είναι έντοκη. Το σχετικό επιτόκιο καθορίζεται 

ανά εξάμηνο και ισούται με το ποσοστό της απόδοσης των διαθεσίμων του κοινού 

κεφαλαίου της παρ. 11 του άρθρου 15 του ν. 2469/1997 (Α΄ 38), που τηρείται στην Τράπεζα 

της Ελλάδος σύμφωνα με το άρθρο 69Α του ν. 4270/2014 (Α΄ 143), κατά το αμέσως 

προηγούμενο εξάμηνο.» 

 

Άρθρο 43 

Χρηματικά Εντάλματα Προπληρωμής (ΧΕΠ) για προμήθειες υλικών μέσω στρατιωτικών 

πωλήσεων εξωτερικού - Προσθήκη άρθρου 36Α στο ν.δ. 721/1970 

 

Στο ν.δ. 721/1970 (Α΄ 251) προστίθεται άρθρο 36Α, ως εξής: 

 

«Άρθρο 36Α 

Χρηματικά Εντάλματα Προπληρωμής για προμήθειες υλικών μέσω στρατιωτικών πωλήσεων 

εξωτερικού 

 

1. Για τα Χρηματικά Εντάλματα Προπληρωμής (ΧΕΠ) που εκδίδονται προς εξόφληση 

υποχρεώσεων από προμήθειες υλικών μέσω στρατιωτικών πωλήσεων εξωτερικού (Foreign 

Military Sales-FMS), αποδίδεται νομίμως λογαριασμός εφόσον προσκομίζονται εμπρόθεσμα 

στις αρμόδιες υπηρεσίες ελέγχου τα εξής δικαιολογητικά: 

α) απόφαση κατακύρωσης της προμήθειας, 

β) αντίγραφο της ειδικής σύμβασης ή συμφωνίας (FMS Case/Letter of Offer and Acceptance 

- LOA), 

γ) απόφαση έκδοσης ΧΕΠ, 

δ) αποδείξεις είσπραξης από την αρμόδια υπηρεσία (Defense Finance and Accounting Service 

- DFAS), 

ε) αντίγραφο του τελικού ή τριμηνιαίου λογαριασμού (Final ή Billing Statement/DD Form 

645), κατά περίπτωση, 

στ) αναλυτική κίνηση τραπεζικού λογαριασμού από την Τράπεζα της Ελλάδος για όλες τις 

πληρωμές που πραγματοποιήθηκαν σε βάρος κάθε ΧΕΠ, 
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ζ) αποδεικτικό εισαγωγής του υλικού ή πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του, εφόσον 

υφίστανται και 

η) αποδεικτικό κατάθεσης αδιάθετου υπολοίπου. 

2. Το αδιάθετο υπόλοιπο των ΧΕΠ που νόμιμα αποδίδονται ή αποδόθηκαν, σύμφωνα με την 

παρ. 8 του άρθρου 77, θεωρείται ότι νομίμως κατατίθεται ή κατατέθηκε, αντίστοιχα, μετά 

από τη λήξη της προθεσμίας απόδοσης λογαριασμού και έως την απόδοση των ΧΕΠ. 

3. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών τα δικαιολογητικά της 

παρ. 1 δύναται να συμπληρώνονται ή να αντικαθίστανται από δικαιολογητικά αντίστοιχης 

αποδεικτικής ισχύος και περιεχομένου.» 

 

Άρθρο 44 

Κατανομή εισφοράς υπέρ σωματείων και ενώσεων αναπήρων και θυμάτων πολέμου - 

Τροποποίηση άρθρου 33 ν.δ. 1044/1971 

 

Στο άρθρο 33 του ν.δ. 1044/1971 (Α΄ 245) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) ο τίτλος και το 

περιεχόμενο του άρθρου μεταφέρονται από την καθαρεύουσα στη δημοτική και γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) η παρ. 2 αντικαθίσταται και το άρθρο 33 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 33 

Εισφορά και διάθεση αυτής 

 

1. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας δύναται να επιβληθεί εισφορά μέχρι ένα τοις 

εκατό (1%) επί των συντάξεων και επιδομάτων που καταβάλλονται στους αναπήρους και τα 

θύματα πολέμου των άρθρων 1 και 2. Αυτή εισπράττεται με κράτηση κατά την πληρωμή των 

συντάξεων και κατατίθεται στην Εθνική Τράπεζα της Ελλάδος στο όνομα και για λογαριασμό 

της Εθνικής Γενικής Συνομοσπονδίας Αναπήρων και Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος. 

2. Από την εισφορά της παρ. 1, ποσοστό τριάντα τοις εκατό (30%) περιέρχεται στην Εθνική 

Γενική Συνομοσπονδία Αναπήρων και Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος και το υπόλοιπο 

εβδομήντα τοις εκατό (70%) κατανέμεται στα οικεία σωματεία και ενώσεις. Ο υπολογισμός 

του αναλογούντος σε κάθε σωματείο και ένωση ποσού γίνεται σύμφωνα με τον ακόλουθο 

μαθηματικό τύπο: 

ΚΠ=ΣΠ/ΣΑΕΜ x ΑΕΜΣ, όπου: 

«ΚΠ» το κατανεμηθέν ποσό σε κάθε σωματείο/ένωση, 

«ΣΠ» το συνολικό ποσό που πρέπει να κατανεμηθεί στα οικεία σωματεία/ενώσεις [ποσοστό 

εβδομήντα τοις εκατό (70%) επί των εισφορών], 

«ΣΑΕΜ» ο συνολικός αριθμός των εγγεγραμμένων μελών των σωματείων και ενώσεων, των 

οποίων η εισφορά παρακρατείται από τη σύνταξη και 

«ΑΕΜΣ» ο αριθμός των εγγεγραμμένων μελών κάθε σωματείου και ένωσης, των οποίων η 

εισφορά παρακρατείται από τη σύνταξη. 

3. Από το ποσό που περιέρχεται στην Εθνική Γενική Συνομοσπονδία Αναπήρων και Θυμάτων 

Πολέμου Ελλάδος επιχορηγούνται οι Ομοσπονδίες με απόφαση του Διοικητικού 

Συμβουλίου, η οποία εκδίδεται μετά από σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας Υπηρεσίας του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 

4. Οι αναγκαίες δαπάνες που προκύπτουν από την άσκηση των καθηκόντων των μελών των 

οργάνων διοίκησης καθορίζονται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, κατόπιν 

26



εισήγησης της Εθνικής Γενικής Συνομοσπονδίας Αναπήρων και Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος, 

και κατανέμονται από το Διοικητικό Συμβούλιο κάθε σωματείου ή ένωσης ανάλογα με τις 

υπηρεσίες του κάθε μέλους. Απαγορεύεται η διάθεση των υπολοίπων πόρων των σωματείων 

και ενώσεων, όπως αποζημιώσεων, εξόδων παράστασης και οδοιπορικών, για οποιοδήποτε 

λόγο στα μέλη των διοικήσεων σωματείων ή ενώσεων, εάν δεν προβλέπεται διαφορετικά 

από το οικείο καταστατικό.» 

 

Άρθρο 45 

Τρόπος και διαδικασία αξιοποίησης ακίνητης περιουσίας Ενόπλων Δυνάμεων - 

Τροποποίηση άρθρου 11 ν. 4407/2016 

 

Στο άρθρο 11 του ν. 4407/2016 (Α΄ 134) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) τροποποιείται η       

παρ. 2 με την προσθήκη στο πρώτο εδάφιο της δυνατότητας συνδυασμού χρηματικής 

αντιπαροχής ή άλλης αντιπαροχής αποτιμητής σε χρήμα, β) στην παρ. 4 το πρώτο εδάφιο 

διακρίνεται σε δύο εδάφια και τροποποιείται η ελάχιστη τιμή εκκίνησης του ανταλλάγματος, 

γ) στις παρ. 5, 6, 7, 8 και 10 επέρχονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, δ) η παρ. 11 αντικαθίσταται, 

ε) προστίθεται παρ. 15 και το άρθρο 11 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 11 

Τρόπος και διαδικασία αξιοποίησης 

 

1. Τα Τ.ΕΘ.Α., Τ.Ε.Σ. και Τ.Α.Α. υποχρεούνται να αποστείλουν στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., εντός 

τριάντα (30) ημερών από την έναρξη ισχύος του παρόντος νόμου, σε έντυπη και ηλεκτρονική 

μορφή, καταστάσεις με την πλήρη ταυτότητα των ακινήτων ιδιοκτησίας τους που δεν 

χρησιμοποιούνται για στρατιωτικούς σκοπούς, προς αξιοποίηση. Τα Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. 

έχουν την υποχρέωση του προηγούμενου εδαφίου για όλα τα ακίνητα ιδιοκτησίας τους. Οι 

καταστάσεις αυτές επικαιροποιούνται και αποστέλλονται αμελλητί στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. με 

ευθύνη των Ταμείων. 

2. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. επιλέγει τα ακίνητα, των οποίων η αξιοποίηση θα διενεργείται 

αποκλειστικά με εκμίσθωση κατόπιν χρηματικής ή άλλης αντιπαροχής αποτιμητής σε χρήμα 

ή με συνδυασμό των δύο αυτών επιλογών. Οι συμβάσεις που συνάπτονται περιλαμβάνουν 

υποχρεωτικά ρήτρα αναπροσαρμογής του ύψους της αντιπαροχής ανά πενταετία, 

τουλάχιστον στο ύψος του δείκτη τιμών καταναλωτή. 

3. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. ενημερώνει τα Ταμεία για τα ακίνητα τα οποία επιλέγει προς αξιοποίηση. 

4. Το Συμβούλιο Άμυνας (Σ.ΑΜ.), με απόφασή του, κατόπιν εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., η 

οποία περιλαμβάνει το σχέδιο διακήρυξης του διαγωνισμού και το σχέδιο της σύμβασης ως 

παράρτημά της, τα οποία αποτελούν προϊόντα συνεργασίας της με το οικείο Ταμείο, εγκρίνει 

την επιλογή κάθε ακινήτου για αξιοποίηση με τη διαδικασία του παρόντος νόμου, καθορίζει 

τον ειδικότερο τρόπο της αξιοποίησης, τη χρήση του ακινήτου, την τιμή εκκίνησης του 

ετήσιου ανταλλάγματος, η οποία δεν μπορεί να είναι κατώτερη του τρία τοις εκατό (3%) της 

αντικειμενικής αξίας του ακινήτου, όπως αυτή προσδιορίζεται ή θεωρείται νόμιμα από τη 

φορολογική αρχή, και παρέχει την έγκριση έναρξης της διαδικασίας της παρ. 5. Σε περίπτωση 

μη υπαγωγής του ακινήτου στο αντικειμενικό σύστημα η τιμή εκκίνησης του ετήσιου 

ανταλλάγματος δεν μπορεί να είναι κατώτερη του τρία τοις εκατό (3%) επί της αξίας, όπως 

αυτή προσδιορίζεται από τη φορολογική αρχή. Στη συνεδρία του Σ.ΑΜ. μετέχει για την 
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παροχή γνώμης ο Διευθυντής του οικείου Ταμείου, εφόσον τα αξιοποιούμενα ακίνητα 

ανήκουν στο Τ.ΕΘ.Α., το Τ.Ε.Σ. και το Τ.Α.Α. και ο Πρόεδρος του οικείου Ταμείου, εφόσον τα 

αξιοποιούμενα ακίνητα ανήκουν στο Μ.Τ.Σ., το Μ.Τ.Ν. και το Μ.Τ.Α.. 

5. Η αξιοποίηση των ακινήτων, κατά τα οριζόμενα στην παρ. 2, γίνεται με ηλεκτρονικό 

δημόσιο πλειοδοτικό διαγωνισμό. Στη διαγωνιστική διαδικασία, η προκήρυξη του 

διαγωνισμού περιλαμβάνει υποχρεωτικά τα ακόλουθα: 

α) τα πλήρη στοιχεία του ακινήτου προς αξιοποίηση, τη διάρκεια της σύμβασης, την τιμή 

εκκίνησης του ετήσιου ανταλλάγματος, 

β) τους όρους υπό τους οποίους οι προσφέροντες μπορούν να υποβάλουν τις προσφορές 

τους, 

γ) τους όρους διεξαγωγής του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού, 

δ) τις κατάλληλες πληροφορίες για το χρησιμοποιούμενο ηλεκτρονικό σύστημα, τον τρόπο 

και τις τεχνικές προδιαγραφές σύνδεσης και τον τρόπο πιστοποίησης των συμμετεχόντων και 

χορήγησης σε αυτούς μοναδικών κωδικών πρόσβασης στο ηλεκτρονικό σύστημα για τη 

συμμετοχή τους στον ηλεκτρονικό πλειοδοτικό διαγωνισμό, 

ε) τη διάρκεια του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού. 

6. Η διακήρυξη του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού αναρτάται σε επίσημη 

ιστοσελίδα και δημοσιεύεται σε μία (1) ημερήσια πολιτική και σε μία (1) ημερήσια 

οικονομική εφημερίδα πανελλήνιας κυκλοφορίας, δέκα (10) τουλάχιστον ημέρες πριν από 

την έναρξη του διαγωνισμού. Τα έξοδα της δημοσίευσης βαρύνουν τον προϋπολογισμό του 

ΥΠ.ΕΘ.Α.. 

7. Οι ενδιαφερόμενοι, προκειμένου να είναι έγκυρη η συμμετοχή τους στο διαγωνισμό, 

πρέπει να καταθέτουν στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. μέχρι την προηγούμενη ημέρα της έναρξης του 

ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού, εγγύηση ίση με ποσοστό δύο τοις εκατό (2%) επί 

του συνολικού προτεινόμενου ανταλλάγματος, όπως αναφέρεται στη διακήρυξη, η παροχή 

της οποίας εξασφαλίζεται με την κατάθεση εγγυητικής επιστολής που έχει εκδοθεί από 

αναγνωρισμένη στην Ελλάδα Τράπεζα ή το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων ή από 

οποιονδήποτε άλλο Οργανισμό, που έχει δικαίωμα από τον νόμο να παρέχει τέτοιου είδους 

εγγυητικές επιστολές ή με την κατάθεση του ανωτέρω ποσού στον τηρούμενο σε τραπεζικό 

ίδρυμα λογαριασμό της Υπηρεσίας. Με την υποβολή της πρώτης προσφοράς τεκμαίρεται ότι 

ο υποψήφιος αποδέχεται ανεπιφύλακτα τους όρους του διαγωνισμού. 

8. Ο ηλεκτρονικός διαγωνισμός είναι πλειοδοτικός και κατά τη διεξαγωγή του, ως αποδεκτές 

προσφορές ορίζονται οι προσφορές που ικανοποιούν σωρευτικά τα εξής δύο (2) κριτήρια: 

α) είναι χρονικά έγκυρες, δηλαδή καταγράφεται η άφιξή τους στο σύστημα εντός του χρόνου 

διάρκειας του ηλεκτρονικού διαγωνισμού, 

β) αυξάνουν την προσφερόμενη τιμή από την αρχικώς ορισθείσα και τις υποβληθείσες από 

άλλους συμμετέχοντες μέχρι το χρόνο της προσφοράς. 

9. Κατά τη διάρκεια του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού, η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. 

γνωστοποιεί ηλεκτρονικά συνεχώς και αμέσως σε όλους τους προσφέροντες τις πληροφορίες 

εκείνες που τους δίνουν τη δυνατότητα να γνωρίζουν ανά πάσα στιγμή την αντίστοιχη 

κατάταξή τους. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. μπορεί να ανακοινώνει τον αριθμό των συμμετεχόντων σε 

κάθε φάση του διαγωνισμού, απαγορεύεται όμως να γνωστοποιεί την ταυτότητα των 

προσφερόντων κατά τη διεξαγωγή των διαφόρων φάσεων του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού 

διαγωνισμού. Εκείνος που έχει ήδη προσφέρει μια τιμή μπορεί να επανέλθει και να 

προσφέρει καινούρια τιμή, χωρίς η τιμή αυτή να συνιστά αντιπροσφορά. Εφόσον γίνει 
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αποδεκτή μία τιμή στο ηλεκτρονικό σύστημα δεν είναι δυνατόν να ανακληθεί. Κάθε νέα τιμή 

που γίνεται αποδεκτή από το σύστημα, ακυρώνει όλες τις προηγούμενες τιμές του ίδιου 

συμμετέχοντος. 

10. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. περατώνει τον ηλεκτρονικό πλειοδοτικό διαγωνισμό ως εξής: 

α) με καθορισμό, στην πρόσκληση συμμετοχής στο διαγωνισμό, της ημερομηνίας και της 

ώρας λήξης της διαδικασίας, 

β) όταν όλες οι φάσεις του διαγωνισμού, όπως καθορίζονται στην πρόσκληση συμμετοχής, 

έχουν πραγματοποιηθεί. 

Οι συμμετέχοντες υποχρεούνται επί ποινή αποκλεισμού, να υποβάλουν στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., 

εγγράφως σε δύο (2) αντίγραφα εντός σαράντα οκτώ (48) ωρών από την ώρα λήξης του 

ηλεκτρονικού διαγωνισμού, την τελευταία αποδεκτή από το σύστημα προσφερόμενη τιμή. 

Με βάση τα αποτελέσματα του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού, οι προσφορές 

κατατάσσονται σε συγκριτικό πίνακα, κατά φθίνουσα σειρά και εφόσον διενεργηθεί ο 

έλεγχος των απαιτούμενων δικαιολογητικών, όπως αυτά αναφέρονται στην εκάστοτε 

διακήρυξη, ακολουθείται η διαδικασία της παρ. 11. 

11. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., έχοντας ολοκληρώσει τις απαιτούμενες διαδικασίες ανεύρεσης 

πλειοδότη αντισυμβαλλόμενου, εισηγείται αιτιολογημένα στο Σ.ΑΜ. την κατακύρωση του 

διαγωνισμού στον επιτυχόντα πλειοδότη, το οποίο εκδίδει απόφαση εντός αποκλειστικής 

προθεσμίας εξήντα (60) ημερών από τη λήψη της εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ.. Μετά την 

άπρακτη παρέλευση της ανωτέρω προθεσμίας, τεκμαίρεται ότι το Σ.ΑΜ. έχει εκδώσει τη 

σχετική απόφαση κατακύρωσης. Με την απόφαση αυτή, το Σ.ΑΜ. δίνει εντολή στα Τ.Ε.Θ.Α., 

Τ.Ε.Σ. και Τ.Α.Α. και διατυπώνει πρόταση στα Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. για την κατάρτιση της 

σύμβασης με τον πλειοδότη εντός τακτής προθεσμίας και σύμφωνα με τη νομοθεσία που 

διέπει τη λειτουργία του Ταμείου. Πριν από την υπογραφή της σύμβασης ο πλειοδότης 

υποχρεούται να επαυξήσει την κατατεθειμένη από αυτόν εγγύηση, ώστε να ανέλθει σε ποσό 

ίσο με τρία (3) μηνιαία μισθώματα, εφόσον η διάρκεια της σύμβασης μίσθωσης είναι μέχρι 

και δεκαπέντε έτη (15) έτη ή σε ποσό ίσο με έξι (6) μηνιαία μισθώματα, εφόσον η διάρκεια 

της σύμβασης μίσθωσης είναι δεκαέξι (16) έτη και άνω, ως εγγύηση καλής εκτέλεσης της 

σύμβασης. Στην απόφαση του Σ.ΑΜ. καθορίζεται επίσης, ότι αν ο πλειοδότης δεν 

αντικαταστήσει την κατατεθειμένη από αυτόν εγγύηση ή δεν προσέλθει εντός της ταχθείσας 

προθεσμίας για την υπογραφή της σύμβασης, η κατατεθειμένη εγγύηση καταπίπτει με 

μέριμνα του οικείου Ταμείου υπέρ των πόρων του και στη θέση του καλείται από την 

ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. ο επόμενος στη σειρά πλειοδοσίας. 

12. Τα έξοδα για τη διενέργεια του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού βαρύνουν τον 

προϋπολογισμό του ΥΠ.ΕΘ.Α.. 

13. Το αντάλλαγμα που προέρχεται από την αξιοποίηση των περιουσιακών στοιχείων, καθώς 

και από την περαιτέρω διαχείριση των πόρων αξιοποίησης, αποδίδεται στο Ταμείο που έχει 

στην ιδιοκτησία του το αξιοποιούμενο ακίνητο και αποτελεί έσοδο του Ταμείου, 

απαλλασσόμενο από κάθε φόρο και τέλος. 

14. Στην εγκριτική απόφαση του Σ.ΑΜ. μπορεί να καθορίζεται ότι μέρος των εσόδων που 

προέρχονται από την αξιοποίηση ακινήτων Τ.ΕΘ.Α., Τ.Ε.Σ. και ΤΑ.Α., διατίθενται προς 

ενίσχυση του προϋπολογισμού του ΥΠ.ΕΘ.Α.. 

15. Η σύμβαση μεταξύ του οικείου Ταμείου και του πλειοδότη μισθωτή υπογράφεται εντός 

είκοσι (20) ημερών από την έκδοση της εγκριτικής απόφασης του Σ.ΑΜ. ή από την άπρακτη 

παρέλευση της προθεσμίας της παρ. 11.» 
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Άρθρο 46 

Αξιοποίηση ακινήτων από φορείς του δημόσιου τομέα, νομικά πρόσωπα δημοσίου 

δικαίου, φορείς της τοπικής αυτοδιοίκησης και αθλητικά σωματεία - Τροποποίηση 

άρθρου 13 ν. 4407/2016 

 

Στο άρθρο 13 του ν. 4407/2016 (Α΄ 134) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) επικαιροποιείται το 

θεσμικό πλαίσιο που οριοθετεί τον δημόσιο τομέα, β) η περ. β΄ τροποποιείται με τη μείωση 

του ποσοστού σε τρία τοις εκατό (3%) της συμφωνηθείσας ετήσιας αντιπαροχής, όπως αυτή 

προσδιορίζεται στην παρ. 4 του άρθρου 11 του ν. 4407/2016, γ) στην περ. γ΄ προστίθεται 

προθεσμία εξήντα (60) ημερών από τη λήψη της εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Α.Π.Ε.Δ., δ) γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις και το άρθρο 13 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 13 

Αξιοποίηση ακινήτων από φορείς του δημόσιου τομέα, νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, 

φορείς της τοπικής αυτοδιοίκησης και αθλητικά σωματεία 

 

Κατ’ εξαίρεση, η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. μπορεί να συνομολογεί, απευθείας με νομικά πρόσωπα 

δημοσίου δικαίου, με Οργανισμούς Τοπικής Αυτοδιοίκησης (Ο.Τ.Α.) και νομικά πρόσωπα που 

ανήκουν σε αυτούς ή εποπτεύονται από αυτούς, με λοιπούς φορείς του δημόσιου τομέα, 

όπως αυτός οριοθετείται στην περ. α) της παρ. 1 του άρθρου 14 του ν. 4270/2014 (Α΄ 101), 

με Δημόσιες Επιχειρήσεις και Οργανισμούς του ν. 3429/2005 (Α΄ 314), καθώς και με αθλητικά 

σωματεία του άρθρου 1 του ν. 2725/1999 (Α΄ 121), τους όρους για την αξιοποίηση ακινήτων 

που αναφέρονται στο άρθρο 10 και βρίσκονται στην περιοχή τους, χωρίς τη διαδικασία των 

παρ. 4 έως 12 του άρθρου 11, υπό τις εξής προϋποθέσεις: 

α) οι ανωτέρω φορείς, υποβάλλουν πλήρες βιώσιμο πλάνο ανάπτυξης και αξιοποίησης, 

καθώς και οικονομοτεχνική μελέτη με σαφές και δεσμευτικό χρονοδιάγραμμα υλοποίησης, 

β) η συμφωνηθείσα ετήσια αντιπαροχή αποτιμώμενη σε χρήμα δεν υπολείπεται του τρία τοις 

εκατό (3%) της αξίας του ακινήτου, όπως αυτή προσδιορίζεται στην παρ. 4 του άρθρου 11. 

γ) η σχετική συμφωνία εγκρίνεται από το Σ.ΑΜ. εντός προθεσμίας εξήντα (60) ημερών από 

τη λήψη της εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ..» 

 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ  

 

Άρθρο 47 

Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών μακράς θητείας - Τροποποίηση παρ. 4 και 6  

άρθρου 13 ν. 1848/1989 

 

Στο άρθρο 13 του ν. 1848/1989 (Α΄ 112) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) στο πρώτο εδάφιο 

της παρ. 4 προστίθεται η λέξη «πραγματικής» και η λέξη «ανθυπολοχαγού» αντικαθίσταται 

από τη λέξη «Υπολοχαγού», β) στο δεύτερο εδάφιο της παρ. 6 η λέξη «υπολοχαγού» 

αντικαθίσταται από τη λέξη «Λοχαγού», η λέξη «ανθυπολοχαγού» αντικαθίσταται από τη 

λέξη «Υπολοχαγού» και το άρθρο 13 διαμορφώνεται ως εξής:  
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«Άρθρο 13 

 

1. Οι διατάξεις του ν. 1513/1985 (Α΄ 12) εφαρμόζονται αναλόγως και για το Πολεμικό Ναυτικό 

και την Πολεμική Αεροπορία. Όπου στον παραπάνω νόμο αναφέρονται οι όροι Στρατός 

Ξηράς, κανονισμοί και βαθμοί υπαξιωματικού, νοούνται και οι άλλοι κλάδοι των Ενόπλων 

Δυνάμεων, οι αντίστοιχοι κανονισμοί και βαθμοί υπαξιωματικών. 

2. Ο αριθμός των οπλιτών πενταετούς υποχρέωσης δεν μπορεί να υπερβαίνει τους 2.500 και 

1760 για το Πολεμικό Ναυτικό και την Πολεμική Αεροπορία αντίστοιχα. Ο αριθμός των 

κατατασσόμενων κάθε έτος καθορίζεται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας. 

3. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών, που εκδίδεται μετά 

από πρόταση του Αρχηγού του αντίστοιχου Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων, μπορεί να 

αυξάνεται ο αριθμός των οπλιτών με πενταετή υποχρέωση κάθε κλάδου. 

4. Μετά τη λήξη της πενταετούς υποχρέωσής τους όσοι επιθυμούν μπορούν, ύστερα από 

αίτησή τους, να αξιολογηθούν και να επιλεγούν για περαιτέρω παραμονή στις Ένοπλες 

Δυνάμεις με τον βαθμό που φέρουν ως Εθελοντές Μακράς Θητείας (Ε.Μ.Θ.) μέχρι τη 

συμπλήρωση 35ετούς συντάξιμης πραγματικής υπηρεσίας και εξελίσσονται βαθμολογικά 

μέχρι τον βαθμό του Υπολοχαγού και των αντιστοίχων των άλλων Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων. Οι προϋποθέσεις, τα κριτήρια, η διαδικασία επιλογής και ένταξής τους στην 

κατηγορία των Ε.Μ.Θ. καθορίζονται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που 

εκδίδεται μετά από πρόταση του αρμόδιου κατά Κλάδο Ανωτάτου Συμβουλίου. Η ένταξή 

τους πραγματοποιείται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας ύστερα από πρόταση των 

αρμόδιων Συμβουλίων Κρίσεων. Μέχρι την έναρξη ισχύος των προβλεπόμενων στο δεύτερο 

εδάφιο της παρούσας παραγράφου υπουργικών αποφάσεων, όσοι εθελοντές πενταετούς 

υπηρεσίας υπέβαλαν αίτηση ένταξής τους στον θεσμό των Ε.Μ.Θ. συνεχίζουν να διέπονται 

από τις προϊσχύουσες διατάξεις. 

5. Οι διατάξεις της προηγούμενης παραγράφου εφαρμόζονται αναλογικά και για τις 

εθελόντριες του ν. 705/1977 (Α΄ 279), που το επιθυμούν. Όσες από αυτές συμπλήρωσαν ήδη 

ή θα συμπληρώσουν στο μέλλον πενταετή υπηρεσία θα πρέπει να υποβάλουν τη σχετική 

αίτηση παραμονής εντός δύο μηνών από την έναρξη της ισχύος του παρόντος νόμου ή από 

την ημερομηνία συμπληρώσεως της πενταετούς υπηρεσίας αναλόγως με την περίπτωση. 

Όσες δεν υποβάλουν αίτηση υπαγωγής στις διατάξεις της προηγούμενης παραγράφου 

εξακολουθούν να διέπονται από τις ρυθμίσεις του ν. 705/1977. 

6. Με προεδρικό διάταγμα, που εκδίδεται μετά από πρόταση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας 

και Οικονομικών, καθορίζονται τα θέματα ιεραρχίας και προαγωγών, οι καταστάσεις, οι 

προϋποθέσεις μισθολογικής προαγωγής τα ασφαλιστικά ταμεία, οι κρατήσεις και κάθε άλλη 

αναγκαία λεπτομέρεια για την εφαρμογή των παρ. 4 και 5 του άρθρου αυτού. Κατά 

παρέκκλιση των προβλεπομένων στο πρώτο εδάφιο της παρ. 4 ως προς τον καταληκτικό 

βαθμό, με όμοιο προεδρικό διάταγμα καθορίζονται οι όροι και προϋποθέσεις για την 

απονομή αποστρατευτικού βαθμού Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων των 

Ενόπλων Δυνάμεων σε Εθελοντές και Εθελόντριες Μακράς Θητείας (Ε.Μ.Θ.) βαθμού 

Υπολοχαγού, που τίθενται σε αποστρατεία. 

7. Ο αριθμός των οργανικών θέσεων των εθελοντών - εθελοντριών μακράς θητείας σε κάθε 

Κλάδο καθορίζεται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας κατόπιν εισηγήσεως του 

οικείου Ανωτάτου Συμβουλίου, ανάλογα με τις ανάγκες της υπηρεσίας. 
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8. Για τους ανθυπασπιστές υφίστανται ξεχωριστές οργανικές θέσεις, ενώ για τους 

υπαξιωματικούς εθελοντές και εθελόντριες μακράς θητείας είναι κοινές, υπολογισμένες στο 

βαθμό του Αρχιλοχία, Αρχικελευστή και Αρχισμηνία αντίστοιχα. 

9. Η κατανομή, συγχώνευση ή μεταφορά των οργανικών θέσεων εντός κάθε κλάδου των 

Ενόπλων Δυνάμεων κατά όπλο, σώμα ή γενική ειδικότητα ενεργείται με απόφαση του 

Αρχηγού του οικείου Γενικού Επιτελείου μετά από εισήγηση του οικείου Ανωτάτου 

Συμβουλίου. 

10. Οι υπηρετούντες κατά τη δημοσίευση του παρόντος εθελοντές και εθελόντριες μακράς 

θητείας καλύπτουν θέσεις που θα καθορισθούν σύμφωνα με την παρ. 7 του παρόντος.» 

 

Άρθρο 48 

Ένταξη αξιωματικών σε ειδικότητα του υγειονομικού σώματος - Αντικατάσταση άρθρου 

26 ν. 1911/1990 

 

Το άρθρο 26 του ν. 1911/1990 (Α΄ 166) αντικαθίσταται ως εξής: 

     

«Άρθρο 26 

Ένταξη αξιωματικών σε ειδικότητα του υγειονομικού σώματος 

 

1. Αξιωματικοί Νοσηλευτικής των τριών κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, εφόσον φέρουν τοv 

βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου Ιατρικής, 

Οδοντιατρικής, Κτηνιατρικής και Φαρμακευτικής Σχολής και τμημάτων Ψυχολογίας 

Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων, μπορεί να εντάσσονται αντιστοίχως στη γενική 

ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και Ψυχολόγων του 

Υγειονομικού Σώματος. Οι ίδιες προϋποθέσεις ισχύουν και για τους αξιωματικούς της γενικής 

ειδικότητας των Οδοντιάτρων, Φαρμακοποιών, Κτηνιάτρων και Ψυχολόγων και των τριών 

Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων που επιθυμούν την ένταξή τους στη γενική ειδικότητα των 

Ιατρών του Υγειονομικού Σώματος. 

2. Με απόφαση του Ανώτατου κατά Κλάδο Συμβουλίου, που εκδίδεται μέχρι την 31η Μαΐου 

κάθε έτους, καθορίζονται, σύμφωνα με τις υφιστάμενες υπηρεσιακές ανάγκες, οι κενές 

οργανικές θέσεις και οι ειδικότητες που μπορούν να καλυφθούν. Οι θέσεις αυτές 

προκηρύσσονται με μέριμνα του οικείου Γενικού Επιτελείου. Το ειδικότερο περιεχόμενο της 

εκάστοτε προκήρυξης, όπως τα προσόντα των εντασσόμενων, η διαδικασία, τα κριτήρια 

επιλογής και κάθε άλλη λεπτομέρεια καθορίζονται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας, κατόπιν πρότασης του οικείου Κλάδου. Οι ενδιαφερόμενοι υποβάλλουν αίτηση 

μέχρι την 31η Δεκεμβρίου κάθε έτους για την ένταξή τους προς το οικείο Γενικό Επιτελείο. H 

ένταξη ενεργείται εντός του ιδίου κλάδου με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, 

ύστερα από πρόταση του Αρχηγού του οικείου Γενικού Επιτελείου. Οι εντασσόμενοι 

διατηρούν τον βαθμό που έφεραν και τη μεταξύ τους αρχαιότητα που είχαν πριν την ένταξή 

τους και καθίστανται νεότεροι των ομοιοβάθμων αξιωματικών της ειδικότητάς τους που 

απέκτησαν τον βαθμό που φέρουν κατά το ίδιο έτος. 

3. Για την εξέταση της αίτησης λαμβάνονται υπόψη τα εξής κριτήρια: 

α) οι ειδικές εκπαιδεύσεις που έχουν παρακολουθήσει οι αιτούντες σε αντικείμενο της 

γενικής ειδικότητας προέλευσής τους,  

β) οι σχετικές εξειδικεύσεις που έχουν αποκτήσει στα αντικείμενα αυτά,  
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γ) ο βαθμός πτυχίου, 

δ) τα ουσιαστικά προσόντα της τελευταίας δεκαετίας, η βαθμολογία των οποίων πρέπει να 

εμπίπτει τουλάχιστον στην κλίμακα αξιολόγησης «Λίαν Καλώς», 

ε) ο βαθμός αποφοίτησης από τα προβλεπόμενα υποχρεωτικά σχολεία, ο οποίος πρέπει να 

είναι τουλάχιστον «Λίαν Καλώς», 

στ) οι πειθαρχικές ποινές που έχουν επιβληθεί στον υποψήφιο την τελευταία δεκαετία. 

4. Το Ανώτατο Συμβούλιο του οικείου Κλάδου, αφού ολοκληρωθεί η διαδικασία υποβολής 

των αιτήσεων: 

α) καταρτίζει πίνακες υποψηφίων για κάθε ειδικότητα κατά απόλυτη σειρά αρχαιότητας, 

β) αξιολογεί και επιλέγει με ειδικά αιτιολογημένη απόφαση από τους πίνακες ειδικότητας, 

προσδιορίζει τη σειρά κατάταξης με βάση τα κριτήρια της παρ. 3 και τερματίζει την κρίση με 

την πλήρωση της τελευταίας των κενών οργανικών θέσεων της ειδικότητας,  

γ) καταρτίζει πίνακα εντασσόμενων και μη εντασσόμενων.  

5. Οι ενδιαφερόμενοι έχουν δικαίωμα άσκησης ενδικοφανούς προσφυγής προς τον Υπουργό 

Εθνικής Άμυνας κατά της απόφασης του Ανώτατου κατά κλάδο Συμβουλίου εντός 

προθεσμίας πέντε (5) ημερών από την κοινοποίησή της σε αυτούς και ο Υπουργός 

υποχρεούται να απαντήσει εντός είκοσι (20) ημερών από την ημερομηνία της υποβολής της 

προσφυγής, κατόπιν πρότερης αιτιολογημένης γνώμης του αρμόδιου κατά κλάδο Ανώτατου 

Συμβουλίου. Η αρμοδιότητα του Υπουργού Εθνικής Άμυνας για την εξέταση και απάντηση 

της προσφυγής δύναται να μεταβιβαστεί σε κατώτερο κλιμάκιο. Μετά την άπρακτη πάροδο 

της προθεσμίας υποβολής ή την απάντηση επί της προσφυγής που τυχόν υποβληθεί, οι 

πίνακες εντασσόμενων κυρώνονται από τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας. 

6. Ο προ της ένταξης χρόνος υπηρεσίας αξιωματικού θεωρείται ως χρόνος πραγματικής 

υπηρεσίας στη νέα επετηρίδα για κάθε περίπτωση. 

7. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από εισήγηση του 

Αρχηγού του οικείου Γενικού Επιτελείου, εξειδικεύονται και παραμετροποιούνται τα 

κριτήρια των εντάξεων της παρ. 3, καθορίζεται η σειρά κατάταξης των υποψηφίων σε 

περίπτωση ισοβαθμίας και ρυθμίζεται κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια για την εφαρμογή 

του παρόντος.» 

 

Άρθρο 49 

Προαγωγή αξιωματικών - ανθυπασπιστών πολεμικής διαθεσιμότητας, νικητών 

παγκοσμίων στρατιωτικών αγώνων - Τροποποίηση άρθρου 12 ν. 3648/2008 

 

Στο πρώτο εδάφιο του άρθρου 12 του ν. 3648/2008 (Α΄ 38) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) 

στον τίτλο προστίθενται οι λέξεις «και παγκόσμιων πρωταθλημάτων», β) μετά από τις λέξεις 

«σε ατομικό» προστίθενται οι λέξεις «ή ομαδικό», γ) μετά από τις λέξεις «με προβλήματα 

αναπηρίας» προστίθενται οι λέξεις «, καθώς και μία (1) από τις τρεις (3) πρώτες θέσεις σε 

παγκόσμιους στρατιωτικούς αγώνες του Διεθνούς Συμβουλίου Στρατιωτικού Αθλητισμού 

(CISM),», δ) γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις και το άρθρο 12 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

 

 

 

 

33



«Άρθρο 12 

Προαγωγή αξιωματικών - ανθυπασπιστών πολεμικής διαθεσιμότητας, νικητών 

παραολυμπιακών αγώνων και παγκόσμιων πρωταθλημάτων 

 

Αξιωματικοί και ανθυπασπιστές πολεμικής διαθεσιμότητας και υπαξιωματικοί πολεμικής 

αποστρατείας που έχουν υπαχθεί ή πρόκειται να υπαχθούν στις καταστάσεις αυτές και έχουν 

καταλάβει ή θα καταλάβουν έως και την όγδοη θέση σε ατομικό ή ομαδικό κανονικό 

ολυμπιακό αγώνισμα, κατά τη διάρκεια των παραολυμπιακών αγώνων, μία (1) από τις τρεις 

(3) παγκόσμιες νίκες σε παγκόσμιο πρωτάθλημα σε ατομικό ή ομαδικό ολυμπιακό αγώνισμα 

αθλητών με προβλήματα αναπηρίας, καθώς και μία (1) από τις τρεις (3) πρώτες θέσεις σε 

παγκόσμιους στρατιωτικούς αγώνες του Διεθνούς Συμβουλίου Στρατιωτικού Αθλητισμού 

(CISM), δικαιούνται να αποκτήσουν έναν (1) ακόμη βαθμό πέραν από αυτούς που ορίζονται 

στις διατάξεις του ν. 875/1979 (Α΄ 50), για καθεμία από τις παραπάνω αγωνιστικές 

διακρίσεις. Τα πρόσωπα του προηγούμενου εδαφίου δεν προάγονται άνω των τριών (3) 

βαθμών ή σε βαθμό ανώτερο από εκείνον που προβλέπεται για τα εν ενεργεία στελέχη του 

ίδιου Όπλου, Σώματος ή Γενικής Ειδικότητας.» 

 

Άρθρο 50 

Ζητήματα μεταθέσεων στελεχών - Προσθήκη παρ. 8 στο άρθρο 5 του ν. 3883/2010 

 

Στο άρθρο 5 του ν. 3883/2010 (Α΄ 167) προστίθεται παρ. 8, ως εξής: 

«8. Αξιωματικοί που υπηρετούν σε θέσεις διοίκησης - ειδικής υπηρεσίας του εσωτερικού, 

είναι δυνατόν να μετατίθενται στο εσωτερικό και πριν να συμπληρωθεί πλήρως ο τελευταίος 

μήνας υπηρεσίας στις θέσεις αυτές. Στην περίπτωση αυτή, ο μήνας αυτός θεωρείται 

συμπληρωμένος όσον αφορά στον προβλεπόμενο από το άρθρο 28 χρόνο διοίκησης - ειδικής 

υπηρεσίας.» 

 

Άρθρο 51 

Προαγωγές ανώτατων αξιωματικών - Τροποποίηση άρθρου 26 ν. 3883/2010 

 

Στο άρθρο 26 του ν. 3883/2010 (Α΄ 167) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) στην παρ. 1 

αντικαθίσταται το πρώτο εδάφιο και προστίθεται νέο δεύτερο εδάφιο, β) στο δεύτερο 

εδάφιο της παρ. 4 οι λέξεις «του Στρατεύματος» αντικαθίστανται από τις λέξεις «από τις 

Ένοπλες Δυνάμεις», γ) στην παρ. 8 αυξάνεται ο χρόνος παραμονής σε βαθμό από δύο (2) σε 

τέσσερα (4) έτη, δ) στην παρ. 14 προστίθεται περ. η΄ και το άρθρο 26 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 26 

Προαγωγές 

 

1. Οι προαγωγές των αξιωματικών που διενεργούνται σύμφωνα με τον παρόντα, γίνονται με 

προεδρικό διάταγμα, κατόπιν πρότασης του Υπουργού Εθνικής Άμυνας. Οι προαγωγές που 

διενεργούνται στο πλαίσιο των κρίσεων γίνονται από τους κυρωθέντες πίνακες των 

προακτέων. Οι πίνακες αυτοί ισχύουν για: α. Συνταγματάρχες και αντιστοίχους, μέχρι να 

εξαντληθούν ή, αν δεν εξαντληθούν, μέχρι να κυρωθούν νέοι πίνακες. β. Ανθυπολοχαγούς 

και αντιστοίχους μέχρι και Αντισυνταγματάρχες και αντιστοίχους, μέχρι να εξαντληθούν ή, 
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εάν δεν εξαντληθούν, μέχρι την έναρξη των τακτικών ετήσιων κρίσεων των ανώτατων 

Αξιωματικών. 

2. Οι προαγωγές των ανώτατων Αξιωματικών και Συνταγματαρχών και αντιστοίχων με 

έκτακτες κρίσεις γίνονται κάθε φορά που κενούνται θέσεις.  

3. Οι προαγωγές γίνονται και για:  

α. Τους Αξιωματικούς που δικαιώθηκαν ύστερα από επανάκριση ή επανάληψη της κρίσης 

τους από τότε που δικαιούνταν. β. Τους Αξιωματικούς, των οποίων είχε ανασταλεί η κρίση 

για οποιονδήποτε λόγο. γ. Τους Αξιωματικούς που προάγονται επ’ ανδραγαθία.  

δ. Όσους Αξιωματικούς προβλέπεται από τις διατάξεις του παρόντος.  

4. Ο αριθμός των κενών θέσεων περιλαμβάνει τις κενές θέσεις που υπήρχαν, καθώς και όσες 

κενώθηκαν ή δημιουργήθηκαν κατά τη διάρκεια που ισχύουν οι πίνακες των τακτικών 

κρίσεων. Οι θέσεις αυτών που αποβιώνουν ή αυτών που κηρύσσονται σε αφάνεια 

θεωρούνται κενές από την επομένη του θανάτου τους ή της κήρυξής τους σε αφάνεια και 

αυτών που για οποιονδήποτε άλλον λόγο εξέρχονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις ή τίθενται 

Εκτός Οργανικών Θέσεων από την υπογραφή της σχετικής διοικητικής πράξης.  

5. Οι κατά βαθμό κενές θέσεις προσδιορίζονται από τη διαφορά μεταξύ των προβλεπόμενων 

οργανικών θέσεων κάθε βαθμού και του αριθμού των Αξιωματικών που υπηρετούν και 

κατέχουν οργανικές θέσεις του βαθμού αυτού.  

6. Οι κενές οργανικές θέσεις Αξιωματικών πληρούνται από τη σειρά αρχαιότητας, όπως αυτή 

προκύπτει από τη θέση τους στις επετηρίδες των άρθρων 36 και 37.  

7. Οι κρινόμενοι ως προακτέοι κατ' απόλυτο εκλογή καθίστανται αρχαιότεροι των λοιπών 

ομοιοβάθμων τους Αξιωματικών εντός της ίδιας επετηρίδας που κρίθηκαν κατ' εκλογή στις 

ίδιες κρίσεις, διατηρώντας τη μεταξύ τους σειρά αρχαιότητας.  

8. Σε περίπτωση που δεν καταστεί δυνατή η προαγωγή Αξιωματικών, λόγω έλλειψης κενών 

οργανικών θέσεων, μετά την παραμονή τεσσάρων (4) ετών στον βαθμό του Ταξιάρχου και 

αντιστοίχων ή μετά την παραμονή τριών (3) ετών στον βαθμό του Υποστρατήγου και 

αντιστοίχων, αυτοί τίθενται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία ως ευδοκίμως τερματίσαντες τη 

σταδιοδρομία τους ή, εφόσον δεν έχουν συμπληρώσει πραγματική συντάξιμη υπηρεσία 

τριάντα πέντε (35) ετών, τίθενται Εκτός Οργανικών Θέσεων (ΕΟΘ) μέχρι τη συμπλήρωσή 

τους.  

9. Σε περίπτωση που οι κενές θέσεις σε κάποιο βαθμό δεν μπορούν να πληρωθούν με 

προαγωγή, γιατί οι Αξιωματικοί του αμέσως κατώτερου βαθμού δεν μπορούν, για 

οποιονδήποτε λόγο, να προαχθούν, τότε οι παραπάνω θέσεις θεωρούνται, προσωρινά και 

για την περίπτωση αυτή, ως κενές του κατώτερου βαθμού και πληρούνται.  

10. Κατά τις προαγωγές που ενεργούνται από τους πίνακες προακτέων κατ’ απόλυτο εκλογή 

και κατ’ εκλογή, σε καμία περίπτωση Αξιωματικός εγγεγραμμένος σε πίνακα προακτέων κατ’ 

απόλυτο εκλογή δεν είναι δυνατόν να παρακαμφθεί έναντι αρχαιοτέρου του, που είναι 

εγγεγραμμένος σε πίνακα προακτέων κατ’ εκλογή, αλλά προάγεται προ του αρχαιοτέρου του 

για την πλήρωση του αριθμού των κενών θέσεων.  

11. Στις περιπτώσεις που Αξιωματικοί προάγονται στον ανώτερο βαθμό, αν και δεν υπάρχουν 

κενές θέσεις στον βαθμό αυτόν, τότε οι θέσεις του βαθμού από τον οποίο προάγονται δεν 

θεωρούνται κενές για τους κατώτερους βαθμούς, για όσο χρόνο οι θέσεις που 

καταλήφθηκαν παραμένουν υπεράριθμες, εκτός αν ειδικά ορίζεται ότι οι Αξιωματικοί που 

προάγονται κατ' αυτόν τον τρόπο δεν καταλαμβάνουν οργανικές θέσεις.  
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12. Οι κενές θέσεις, που αντιστοιχούν σε Αξιωματικούς των οποίων η κρίση έχει αναβληθεί, 

για να προσκομισθούν ουσιώδη στοιχεία, παραμένουν κενές μέχρι οι Αξιωματικοί αυτοί να 

κριθούν, οπότε οι θέσεις αυτές πληρώνονται από αυτούς, εάν κριθούν προακτέοι, ή από 

νεότερούς τους.  

13. Ειδικές Περιπτώσεις Προαγωγής:  

α. Οι Αξιωματικοί μέχρι και τον βαθμό του Υποστρατήγου και αντιστοίχων, όταν 

αποστρατεύονται για λόγους υγείας, κρίνονται έκτακτα, πριν από την έκδοση του 

προεδρικού διατάγματος αποστρατείας τους, που προβλέπεται από τις διατάξεις του νόμου 

περί Καταστάσεως Αξιωματικών, από τα αρμόδια Συμβούλια Κρίσεων, ανεξάρτητα από τη 

συνδρομή των τυπικών προσόντων για προαγωγή, ως:  

(1) Ευδοκίμως τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους.  

(2) Αποστρατευτέοι.  

β. Οι Αξιωματικοί της προηγούμενης παραγράφου, που κρίνονται ως ευδοκίμως 

τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους, προάγονται στον επόμενο βαθμό, εφόσον αυτός 

προβλέπεται από τις διατάξεις του άρθρου 23 και μέσα σε ένα μήνα αποστρατεύονται με 

άλλο προεδρικό διάταγμα, λόγω σωματικής ανικανότητας. Οι κρίσεις αυτές είναι 

υποχρεωτικές και ανεξάρτητες άλλων, τακτικών ή έκτακτων, που προηγήθηκαν. Αυτοί κατ' 

εξαίρεση κρίνονται ως ευδοκίμως τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους, εφόσον έχουν τα 

ουσιαστικά προσόντα στο βαθμό που απαιτείται για την κρίση διατηρητέου στον αυτό 

βαθμό.  

γ. Αξιωματικοί μέχρι τον βαθμό του Υποστρατήγου και αντιστοίχων που αποβιώνουν 

ευρισκόμενοι στην ενεργό υπηρεσία προάγονται στον ανώτερο βαθμό από την προηγούμενη 

του θανάτου τους, εφόσον ο ανώτερος βαθμός προβλέπεται από το άρθρο 23 και κριθούν 

προακτέοι από τα αρμόδια Συμβούλια Κρίσεων και με το ίδιο Προεδρικό Διάταγμα 

αποστρατεύονται. Ειδικά οι Υποστράτηγοι και αντίστοιχοι, οι οποίοι δεν έχουν περαιτέρω 

βαθμολογική εξέλιξη αλλά προβλέπεται γι’ αυτούς εν αποστρατεία βαθμός, κρίνονται από 

τα αρμόδια Συμβούλια Κρίσεων και εφόσον κριθούν προακτέοι αποστρατεύονται με τον 

ανώτερο σε αποστρατεία βαθμό, από την ημερομηνία του θανάτου τους. Οι δυνατές κρίσεις 

για όλες τις ανωτέρω περιπτώσεις είναι προακτέος ή μη προακτέος. Προακτέοι κρίνονται 

όσοι Υποστράτηγοι και αντίστοιχοι διαθέτουν τα προσόντα για την κρίση διατηρητέου και εκ 

των λοιπών Αξιωματικών όσοι διαθέτουν προσόντα διατηρητέου στον αυτό βαθμό.  

δ. Σε Αξιωματικούς που αποβιώνουν κατά την εκτέλεση υπηρεσίας που συνεπάγεται 

αυξημένο κίνδυνο και προδήλως και αναμφισβήτητα λόγω αυτού, απονέμεται με Προεδρικό 

Διάταγμα από την προηγουμένη του θανάτου τους, ο ανώτατος βαθμός που προβλέπεται εν 

ενεργεία ή εν αποστρατεία μετά από απόφαση των αρμόδιων Συμβουλίων Κρίσεων. Ο 

βαθμός αυτός δεν δύναται να είναι ανώτερος του Αντιστρατήγου και αντιστοίχων.  

14. Για τις κρίσεις που γίνονται σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 25 συντάσσονται 

πίνακες όπως παρακάτω: 

α. Προακτέων κατ’ απόλυτο εκλογή. 

β. Προακτέων κατ’ εκλογή.  

γ. Προακτέων επ’ ανδραγαθία.  

δ. Διατηρητέων.  

ε. Διατηρητέων στον αυτό βαθμό.  

στ. Ευδοκίμως τερματισάντων τη σταδιοδρομία τους.  

ζ. Αποστρατευτέων.  
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η. Μη διατηρητέων. 

15. Για τις κρίσεις που γίνονται σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 13 του παρόντος άρθρου 

συντάσσονται πίνακες όπως παρακάτω:  

α. Ευδοκίμως τερματισάντων τη σταδιοδρομία τους.  

β. Αποστρατευτέων.» 

 

Άρθρο 52 

Κρίσεις αξιωματικών που τίθενται Εκτός Οργανικών Θέσεων - Τροποποίηση άρθρου 34     

ν. 3883/2010 

 

Στο άρθρο 34 του ν. 3883/2010 (A΄ 167) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) στην περ. β΄ της παρ. 

1 μετά από τις λέξεις «ευδοκίμως τερματίσαντες» προστίθενται οι λέξεις «τη σταδιοδρομία 

τους» και γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) στην περ. γ΄ της παρ. 1 διαγράφονται οι λέξεις 

«ή σε συναφείς διατάξεις άλλων νόμων», γ) αντικαθίσταται η περ. β΄ της παρ. 2 ως προς τα 

είδη κρίσεων των Αξιωματικών που τίθενται Εκτός Οργανικών Θέσεων και το άρθρο 34 

διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 34 

Αξιωματικοί Εκτός Οργανικών Θέσεων (ΕΟΘ) 

 

1. ΕΟΘ τίθενται μέχρι τη συμπλήρωση πλήρους πραγματικής (συντάξιμης) υπηρεσίας τριάντα 

πέντε (35) ετών με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, κατόπιν πρότασης του οικείου 

Συμβουλίου Κρίσεων και εφόσον το επιθυμούν: 

α) Ανθυπολοχαγοί και αντίστοιχοι έως και Συνταγματάρχες και αντίστοιχοι που κρίνονται 

τρεις (3) φορές, διαδοχικά ή μη, ως Αξιωματικοί ως «διατηρητέοι στον αυτό βαθμό», μέχρι 

τη συμπλήρωση πλήρους συντάξιμης στρατιωτικής υπηρεσίας. 

β) Όσοι κρίνονται ως «ευδοκίμως τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους», σύμφωνα με την 

περ. β΄ της παρ. 7 του άρθρου 25. 

γ) Όσοι αναφέρονται σε άλλες διατάξεις του παρόντος νόμου.  

2. Οι Αξιωματικοί που τίθενται, σύμφωνα με τα παραπάνω, ΕΟΘ: 

α) Δεν μπορούν να επανέλθουν στην προηγούμενη κατάστασή τους ούτε να προαχθούν παρά 

μόνο επ’ ανδραγαθία. 

β) Κρίνονται ως εξής:  

(1) Κατ’ έτος στις τακτικές κρίσεις, ως «διατηρητέοι» ή «μη διατηρητέοι» και εφόσον κριθούν 

«μη διατηρητέοι» αποστρατεύονται. 

(2) Κατά το έτος συμπλήρωσης τριάντα πέντε (35) ετών πραγματικής στρατιωτικής 

υπηρεσίας, στις τακτικές κρίσεις, ως «ευδοκίμως τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους» ή 

«αποστρατευτέοι». 

γ) Παραμένουν στην τελευταία θέση της επετηρίδας των ομοιοβάθμων τους. 

δ) Υπηρετούν σε κενές θέσεις σύμφωνα με τους εκάστοτε ισχύοντες Πίνακες Οργάνωσης 

Υλικού (ΠΟΥ) του οικείου Κλάδου και των ΚΣ και ανάλογα με τις ανάγκες της Υπηρεσίας.» 
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Άρθρο 53 

Ρύθμιση θεμάτων κρίσεων και προαγωγών αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών 

Σχολών Υπαξιωματικών και μονιμοποιηθέντων εθελοντών - μονιμοποιηθεισών 

εθελοντριών - Τροποποίηση άρθρου 37 ν. 4494/2017 

 

Στο άρθρο 37 του ν. 4494/2017 (Α΄ 165) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) στο πρώτο εδάφιο 

μετατίθεται η προθεσμία μέχρι την οποία συμπληρώνεται η εικοσιπενταετία πραγματικής 

στρατιωτικής υπηρεσίας, β) προστίθεται νέο πέμπτο εδάφιο και το άρθρο 37 διαμορφώνεται 

ως εξής: 

 

«Άρθρο 37 

Ρύθμιση θεμάτων κρίσεων και προαγωγών αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και μονιμοποιηθέντων 

εθελοντών - μονιμοποιηθεισών εθελοντριών 

 

Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 

ν. 2439/1996 (Α΄ 219) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από 

Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 

προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) 

και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν 

είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018. Για τους 

αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου, ο χρόνος των περ. β΄ και γ΄ της παρ. 8 του άρθρου 5 του 

ν. 2439/1996 υπολογίζεται ως χρόνος υπηρεσίας μονίμου αξιωματικού πέρα από τα 

δεκατρία (13) έτη από την ημερομηνία κατάταξής τους. Για τους αξιωματικούς που δυνάμει 

του παρόντος άρθρου αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής, δεν 

γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών. Για τους 

αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που προέρχονται από την κατηγορία των 

μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του 

ν. 705/1977 δεν είναι απαραίτητη η συμπλήρωση του προσόντος του χρόνου διοίκησης ή 

ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996. Για τους αξιωματικούς του πρώτου 

εδαφίου που προέρχονται από ΑΣΣΥ δεν είναι απαραίτητη η συμπλήρωση του προσόντος του 

χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 στον βαθμό του 

Λοχαγού και αντιστοίχων. 

Ειδικά για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου των ειδικοτήτων Ραδιοναυτίλων, Τεχνικής 

Υποστήριξης και Υπηρεσιών Υποστήριξης της Πολεμικής Αεροπορίας ισχύουν επιπλέον τα 

καθοριζόμενα στην περ. δ΄ της παρ. 8 του άρθρου 3 του ν. 2439/1996.» 

 

Άρθρο 54 

Ρύθμιση θεμάτων αξιωματικών - διακεκριμένων αθλητών του Στρατού Ξηράς 

 

Ο χρόνος που διήνυσαν πέραν του απαιτούμενου στον βαθμό με τον οποίο κατετάγησαν, 

αθλητές, στους οποίους έχει απονεμηθεί βαθμός αξιωματικού εξ απονομής και οι οποίοι 

εξακολουθούν να υπηρετούν κατά την έναρξη ισχύος του παρόντος στις τάξεις του Στρατού 

Ξηράς, λογίζεται ως χρόνος παραμονής στον βαθμό για την προαγωγή τους στους επόμενους 

βαθμούς από αυτόν που κατέχουν. Η κρίση των αξιωματικών του πρώτου εδαφίου λαμβάνει 

χώρα μετά την παραμονή τους υποχρεωτικά για ένα (1) έτος σε κάθε βαθμό. Η προσμέτρηση 
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του ανωτέρω χρόνου δεν επιφέρει αναδρομικές προαγωγές, ενώ υπολογίζεται μόνο για την 

προαγωγή τους μέχρι τον βαθμό που φέρουν κατά την έναρξη ισχύος του παρόντος οι 

αντίστοιχοι αξιωματικοί των άλλων Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων που έχουν την ίδια 

κατάταξη με αυτούς. Από τις επερχόμενες προαγωγές δεν γεννώνται αναδρομικά οικονομικά 

δικαιώματα. 

 

ΜΕΡΟΣ Δ΄ 

ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΘΕΜΑΤΩΝ ΣΤΡΑΤΟΛΟΓΙΚΗΣ ΦΥΣΗΣ 

 

Άρθρο 55 

Μεταφορά στρατευσίμων από έναν κλάδο σε άλλο - Τροποποίηση άρθρου 12                     

ν. 3421/2005 

 

Στο άρθρο 12 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) στην παρ. 3 αα) το 

τρίτο εδάφιο τροποποιείται ως προς τον τρόπο υποβολής της αίτησης μεταφοράς, αβ) το 

τέταρτο εδάφιο αντικαθίσταται από τέσσερα νέα εδάφια, β) στην παρ. 4 βα) διαγράφεται η 

περ. β΄ και καταργείται η διάκριση της παραγράφου σε περιπτώσεις, ββ) στο πρώτο εδάφιο 

προστίθενται οι λέξεις «και οι επιτυχώς αποφοιτούντες από τα Ειδικά Τμήματα των ΑΕΝ», 

βγ) προστίθεται νέο τελευταίο εδάφιο, γ) στις παρ. 5, 6 και 7 επέρχονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις και το άρθρο 12 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 12 

Κατανομή στρατευσίμων στους κλάδους των Ενόπλων Δυνάμεων - Μεταφορά από έναν 

κλάδο σε άλλον 

 

1. Μετά τη συγκέντρωση των δελτίων απογραφής οι στρατεύσιμοι κατανέμονται αριθμητικά 

και ονομαστικά στους κλάδους των Ενόπλων Δυνάμεων, ανάλογα με τις υπηρεσιακές 

ανάγκες, με διαταγή της Διεύθυνσης Στρατολογικού του Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας. 

Η περαιτέρω κατανομή και επιλογή σε όπλα, σώματα, υπηρεσίες και ειδικότητες γίνονται 

από τις διευθύνσεις στρατολογικού των γενικών επιτελείων των κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων. 

2. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται ύστερα από γνωμοδότηση του 

Συμβουλίου Αρχηγών Γενικών Επιτελείων (ΣΑΓΕ) και δεν δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της 

Κυβερνήσεως, καθορίζονται ο χρόνος, η διαδικασία και τα κριτήρια αριθμητικής και 

ονομαστικής κατανομής των στρατευσίμων στους κλάδους των Ενόπλων Δυνάμεων. 

3. Δεν επιτρέπεται η μεταφορά από κλάδο σε κλάδο των Ενόπλων Δυνάμεων στρατευσίμων 

που έχουν κατανεμηθεί. Κατ’ εξαίρεση, μπορεί να γίνεται μεταφορά στρατευσίμων, εφόσον 

επιβάλλεται για την κάλυψη σοβαρών υπηρεσιακών αναγκών ή για την αξιοποίηση ειδικών 

προσόντων και γνώσεων αυτών. Για τη μεταφορά, οι στρατεύσιμοι υποβάλλουν στη 

Διεύθυνση Νομικού Σώματος του Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας, μέσω των αρμόδιων 

Στρατολογικών Υπηρεσιών, αιτήσεις με επίσημες βεβαιώσεις, που πιστοποιούν τις γνώσεις 

που αποκτήθηκαν μετά την αρχική κατανομή τους. Οι αιτήσεις υποβάλλονται το χρονικό 

διάστημα που μεσολαβεί από τη δημιουργία των λόγων της υποχρέωσης για κατάταξη μέχρι 

την πρώτη του προηγούμενου της κατάταξης μήνα. Αιτήσεις, που κατατίθενται 

προγενέστερα ή μεταγενέστερα του ως άνω χρονικού διαστήματος, απορρίπτονται από τις 
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αρμόδιες Στρατολογικές Υπηρεσίες. Στη συνέχεια, η Διεύθυνση Νομικού Σώματος του 

Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας υποβάλλει τις προτάσεις για τη μεταφορά των 

στρατευσίμων από τον έναν κλάδο των Ενόπλων Δυνάμεων σε άλλον, στον Υπουργό Εθνικής 

Άμυνας για λήψη απόφασης. Για τους στρατευσίμους, που δεν κατατάσσονται με την 

προσδιοριζόμενη Εκπαιδευτική Σειρά Στρατευσίμων Οπλιτών του κλάδου στον οποίο 

μεταφέρονται, η απόφαση μεταφοράς θεωρείται άκυρη. Η μεταφορά από κλάδο σε κλάδο 

των Ενόπλων Δυνάμεων δεν επιτρέπεται για όσους καλούνται για κατάταξη ως ανυπότακτοι 

ανεξάρτητα αν έχει συντελεσθεί διακοπή της ανυποταξίας. 

4. Οι πτυχιούχοι των Ακαδημιών Εμπορικού Ναυτικού (ΑΕΝ) και οι επιτυχώς αποφοιτούντες 

από τα Ειδικά Τμήματα των ΑΕΝ μεταφέρονται αυτεπαγγέλτως στο Πολεμικό Ναυτικό με 

πράξη της αρμόδιας Στρατολογικής Υπηρεσίας, μέχρι και την προηγούμενη της ημερομηνίας 

που υποχρεούνται για κατάταξη ή επανακατάταξη, εφόσον δεν είχαν κατανεμηθεί στον 

κλάδο αυτόν. Με όμοια πράξη, οι πτυχιούχοι χειριστές αεροπλάνων και ελικοπτέρων της 

Σχολής Πολιτικής Αεροπορίας (Σ.ΠΟ.Α.) ή άλλης σχολής του εσωτερικού ή του εξωτερικού, 

εγκεκριμένης ή αναγνωρισμένης αντίστοιχα από την Υπηρεσία Πολιτικής Αεροπορίας, 

μεταφέρονται αντίστοιχα στην Πολεμική Αεροπορία και στον Στρατό Ξηράς, εφόσον δεν 

είχαν κατανεμηθεί στους κλάδους αυτούς, κατόπιν αιτήματός τους που υποβάλλεται στην 

αρμόδια Στρατολογική Υπηρεσία μέχρι και την προηγούμενη της ημερομηνίας που 

υποχρεούνται για κατάταξη ή επανακατάταξη. Οι κατά τα ανωτέρω μεταφερόμενοι στο 

Στρατό Ξηράς, καθώς και οι στρατεύσιμοι που είναι πτυχιούχοι χειριστές ελικοπτέρων 

σχολών του προηγούμενου εδαφίου και έχουν ήδη κατανεμηθεί στον ως άνω κλάδο 

επιλέγονται αποκλειστικά στο Όπλο της Αεροπορίας Στρατού. Τα ως άνω δεν εφαρμόζονται 

σε περίπτωση που οι προαναφερόμενοι έχουν συμπληρώσει πραγματική στρατιωτική 

υπηρεσία ενός (1) μήνα. 

5. Η διαδικασία της παρ. 4 εφαρμόζεται και για όσους καλούνται για κατάταξη ως 

ανυπότακτοι, εφόσον έχει προηγηθεί διακοπή της ανυποταξίας. Μεταγενέστερη κήρυξη σε 

ανυποταξία δεν επηρεάζει προγενέστερη μεταφορά. 

6. Τα τέκνα και τα αδέλφια προσώπων, τα οποία απεβίωσαν, κατά τη διάρκεια της υπηρεσίας 

τους, με οποιαδήποτε ιδιότητα, στις Ένοπλες Δυνάμεις και εξαιτίας αυτής, μεταφέρονται 

εφόσον επιθυμούν και εκπληρώνουν τη στρατεύσιμη στρατιωτική τους υποχρέωση στον 

κλάδο των Ενόπλων Δυνάμεων που υπηρετούσε ο αποβιώσας. Στην περίπτωση που ο 

αποβιώσας υπηρετούσε σε Κοινό Σώμα, η μεταφορά επιτρέπεται για μία (1) μόνο φορά και 

στον κλάδο επιθυμίας. Η μεταφορά γίνεται με πράξη της αρμόδιας Στρατολογικής Υπηρεσίας 

και επιτρέπεται, μόνον εφόσον οι ενδιαφερόμενοι δεν έχουν συμπληρώσει πραγματική 

στρατεύσιμη στρατιωτική υποχρέωση ενός (1) μηνός. 

7. Όσοι επιθυμούν να υπαχθούν στη διαδικασία της παρ. 6 υποβάλλουν στην αρμόδια 

Στρατολογική Υπηρεσία αίτηση, πιστοποιητικό οικογενειακής κατάστασης και βεβαίωση του 

οικείου κλάδου, από την οποία να προκύπτει ότι ο γονέας ή αδελφός τους απεβίωσε κατά τη 

διάρκεια της υπηρεσίας του στις Ένοπλες Δυνάμεις και εξαιτίας αυτής. Τα ως άνω 

δικαιολογητικά υποβάλλονται μέχρι και την ημερομηνία που οι ενδιαφερόμενοι 

υποχρεούνται για κατάταξη ή επανακατάταξη στις Ένοπλες Δυνάμεις. Οι ανυπότακτοι 

δικαιούνται υπαγωγής μετά τη διακοπή της ανυποταξίας τους, τηρουμένων των λοιπών 

προϋποθέσεων.» 
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Άρθρο 56 

Απαλλαγή από την υποχρέωση στρατεύσιμης στρατιωτικής υποχρέωσης - Τροποποίηση 

περ. δ΄ παρ. 1 άρθρου 13 ν. 3421/2005 

 

Στην περ. δ΄ της παρ. 1 του άρθρου 13 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) προστίθεται δεύτερο εδάφιο 

και η παρ. 1 διαμορφώνεται ως εξής: 

«1. Απαλλάσσονται από την υποχρέωση στρατεύσιμης στρατιωτικής υποχρέωσης, οι 

παρακάτω κατηγορίες στρατευσίμων και οπλιτών: 

α. Όσοι κρίνονται από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ή συμβούλια των Ενόπλων 

Δυνάμεων ακατάλληλοι για στράτευση, για λόγους υγείας. 

β. Όσοι καταδικάζονται αμετάκλητα από οποιοδήποτε ποινικό δικαστήριο σε κάθειρξη ή σε 

ποινή που για τους στρατιωτικούς συνεπάγεται καθαίρεση και το έγκλημα για το οποίο 

καταδικάστηκαν δεν έχει αμνηστευθεί, ούτε έχει επακολουθήσει χάρη ή παραγραφή της 

ποινής με άρση των συνεπειών της καταδίκης. 

γ. Ο πατέρας τριών ή περισσότερων ζώντων τέκνων, εφόσον επιθυμεί. 

δ. Ο μόνος ή ο μεγαλύτερος γιος γονέων που έχουν πεθάνει, ο οποίος έχει ένα τουλάχιστον 

άγαμο και ανήλικο ή άγαμο και ανίκανο για κάθε εργασία αδελφό ή αδελφή, εφόσον 

επιθυμεί. Αν ο περιγραφόμενος ως δικαιούχος είναι ανίκανος για κάθε εργασία, το δικαίωμα 

της απαλλαγής μεταβιβάζεται στον αμέσως επόμενο ικανό για εργασία αδελφό, εφόσον 

επιθυμεί. 

ε. Ο χήρος πατέρας ενός τουλάχιστον ζώντος ανήλικου ή ανίκανου για κάθε εργασία άγαμου 

τέκνου, εφόσον επιθυμεί. 

στ. Ο πατέρας ενός τουλάχιστον ζώντος ανήλικου ή ανίκανου για κάθε εργασία άγαμου 

τέκνου, ο οποίος έχει σύζυγο ανίκανη για κάθε εργασία, εφόσον επιθυμεί. 

ζ. Οι μοναχοί ή δόκιμοι μοναχοί, που μονάζουν σε Μονή του Αγίου Όρους ή στη Μονή του 

Πατριαρχείου των Ιεροσολύμων, εφόσον το επιθυμούν. 

η. Όσοι πολιτογραφήθηκαν Έλληνες με τιμητική πολιτογράφηση, σύμφωνα με το άρθρο 13 

του Κώδικα Ελληνικής Ιθαγένειας (ν. 3284/2004, Α΄ 217), εφόσον επιθυμούν.» 

 

Άρθρο 57 

Σύνθεση επιτροπής διαπρεπόντων επιστημόνων - Τροποποίηση άρθρου 19 ν. 3421/2005 

 

Στο άρθρο 19 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) στις παρ. 2, 3 και 4 

γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) τροποποιείται το δεύτερο εδάφιο της παρ. 3 με την 

προσθήκη στη σύνθεση της επιτροπής ενός (1) ανώτατου αξιωματικού, γ) προστίθεται παρ. 

5 ως προς τον τρόπο αντικατάστασης των μελών της επιτροπής, και το άρθρο 19 

διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 19 

Αναβολή κατάταξης για απόκτηση ιατρικής ειδικότητας κατόχων διδακτορικού διπλώματος, 

που διαπρέπουν σε επιστημονικές εργασίες ή έρευνες 

 

1. Αναβάλλεται η κατάταξη στις Ένοπλες Δυνάμεις των στρατευσίμων, οι οποίοι κατά την 

ημερομηνία που υποχρεούνται για κατάταξη είναι: 
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α. Διορισμένοι ή γραμμένοι για απόκτηση ιατρικής ειδικότητας σε αρμόδιο κατά νόμο 

νοσηλευτικό ίδρυμα εσωτερικού ή εξωτερικού που χρησιμοποιεί διεθνώς γνωστή γλώσσα. 

β. Κάτοχοι διδακτορικού διπλώματος που διαπρέπουν σε επιστημονικές εργασίες ή έρευνες. 

2. Η αναβολή κατάταξης των στρατευσίμων της περ. α΄ της παρ. 1 διαρκεί μέχρι την 31η 

Δεκεμβρίου του έτους που συμπληρώνουν το τριακοστό τρίτο (33ο) έτος της ηλικίας τους. 

3. Η αναβολή κατάταξης των στρατευσίμων της περ. β΄ της παρ. 1 δεν μπορεί να υπερβαίνει 

την 31η Δεκεμβρίου του έτους που συμπληρώνουν το τριακοστό τρίτο (33ο) έτος της ηλικίας 

τους. Για τη χορήγηση ή μη της αναβολής αυτής και για τη διάρκειά της αποφασίζει ο 

Υπουργός Εθνικής Άμυνας ύστερα από εισήγηση επιτροπής που αποτελείται από έναν (1) 

ανώτατο και έναν (1) ανώτερο αξιωματικό του Κοινού Νομικού Σώματος των Ενόπλων 

Δυνάμεων και δύο (2) καθηγητές Ανώτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων της Περιφέρειας 

Αττικής και με γνωστικό αντικείμενο συναφές με το υπό εξέταση αντικείμενο του 

διαπρέποντος επιστήμονα. Η επιτροπή συγκροτείται με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Εθνικής Άμυνας και Παιδείας και Θρησκευμάτων. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής 

Άμυνας και Οικονομικών, που δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως, μπορεί να 

καθορίζεται αμοιβή των μελών της επιτροπής. 

4. Οι παρ. 8 και 9 του άρθρου 18 έχουν ανάλογη εφαρμογή και για την αναβολή κατάταξης 

του άρθρου αυτού. 

5. Αντικατάσταση τακτικού ή αναπληρωματικού μέλους της επιτροπής της παρ. 3, πριν τη 

λήξη της θητείας, επιτρέπεται, εφόσον συντρέχει σπουδαίος λόγος και γίνεται με κοινή 

απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Παιδείας και Θρησκευμάτων ή, προκειμένου 

περί στρατιωτικών, με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, ύστερα από πρόταση του 

Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας που δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της 

Κυβερνήσεως.» 

 

Άρθρο 58 

Αναβολή κατάταξης για απόκτηση ναυτικής ικανότητας - Τροποποίηση άρθρου 21  

ν. 3421/2005 

 

Στο άρθρο 21 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) στον τίτλο του άρθρου 

οι λέξεις «θαλάσσιας υπηρεσίας» αντικαθίστανται από τις λέξεις «ναυτικής ικανότητας», β) 

στην παρ. 1 μετά από τις λέξεις «απόφοιτοι λυκείου» προστίθενται οι λέξεις «ή αντίστοιχης 

ισότιμης ναυτικής σχολής» και πριν από τη λέξη «διπλώματος» προστίθεται η λέξη 

«επαγγελματικού», γ) οι παρ. 2 και 5 αντικαθίστανται, δ) στην παρ. 3 επέρχονται οι εξής 

αλλαγές: δα) τροποποιείται ο φορέας στον οποίο υποβάλλεται η αίτηση αναβολής, δβ) στην 

περ. α΄ προστίθεται η φράση «ή βεβαίωση αντιστοιχίας ή ισοτιμίας ξένου τίτλου ή 

αντίστοιχης ισότιμης ναυτικής σχολής», δγ) στην περ. β΄ προστίθενται οι λέξεις «(συνολική 

και κατευθυνόμενη)», και το άρθρο 21 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 21 

Αναβολή κατάταξης για απόκτηση ναυτικής ικανότητας 

 

1. Αναβάλλεται η κατάταξη στις Ένοπλες Δυνάμεις των στρατευσίμων, οι οποίοι κατά την 

ημερομηνία που υποχρεούνται για κατάταξη είναι απόφοιτοι λυκείου ή αντίστοιχης ισότιμης 

ναυτικής σχολής και κάτοχοι ναυτικού φυλλαδίου και επιθυμούν τη συμπλήρωση του 
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απαιτούμενου χρόνου θαλάσσιας υπηρεσίας για τη λήψη του κατά περίπτωση 

επαγγελματικού διπλώματος του Εμπορικού Ναυτικού. 

2. Η αναβολή κατάταξης διαρκεί μέχρι την 31η Δεκεμβρίου του έτους κατά το οποίο οι 

στρατεύσιμοι συμπληρώνουν το εικοστό πέμπτο (25ο) έτος της ηλικίας τους και διακόπτεται 

είτε με αίτησή τους είτε με την απόκτηση διπλώματος.  

3. Για τη χορήγηση της αναβολής του άρθρου αυτού, οι ενδιαφερόμενοι υποβάλλουν στην 

αρμόδια Στρατολογική Υπηρεσία, με σχετική αίτησή τους: 

α. Αντίγραφο απολυτηρίου λυκείου ή βεβαίωση αντιστοιχίας ή ισοτιμίας ξένου τίτλου ή 

αντίστοιχης ισότιμης ναυτικής σχολής και του ναυτικού φυλλαδίου τους. 

β. Βεβαίωση της αρμόδιας υπηρεσίας του Υπουργείου Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, 

από την οποία να προκύπτει ότι πληρούν τις προϋποθέσεις για απόκτηση διπλώματος του 

Εμπορικού Ναυτικού, ο χρόνος θαλάσσιας υπηρεσίας που απαιτείται για την απόκτησή του 

(συνολική και κατευθυνόμενη), καθώς και ο χρόνος θαλάσσιας υπηρεσίας που τυχόν έχει 

συμπληρωθεί. 

4. Τα δικαιολογητικά που αναφέρονται στην προηγούμενη παράγραφο υποβάλλονται από 

την 1η Ιανουαρίου του έτους που οι ενδιαφερόμενοι άρχισαν να διανύουν το δέκατο ένατο 

(19ο) έτος της ηλικίας τους, μέχρι την ημερομηνία κατά την οποία υποχρεούνται να 

καταταγούν στις Ένοπλες Δυνάμεις. Αν υποβληθούν αργότερα, η αναβολή κατάταξης 

χορηγείται, εφόσον οι προϋποθέσεις υπήρχαν κατά την ημερομηνία κατάταξης. 

5. Όσοι έτυχαν αναβολής κατάταξης σύμφωνα με τις διατάξεις του παρόντος, υποχρεούνται 

να καταθέσουν στην αρμόδια στρατολογική υπηρεσία, μέχρι την ημερομηνία που 

προσδιορίζεται να καταταγούν στις Ένοπλες Δυνάμεις, λόγω λήξης ή διακοπής της αναβολής, 

πιστοποίηση ή βεβαίωση της αρμόδιας υπηρεσίας του Υπουργείου Ναυτιλίας και Νησιωτικής 

Πολιτικής, από την οποία να προκύπτει η ημερομηνία ολοκλήρωσης ή διακοπής των 

διαδικασιών που συμμετείχε ο στρατεύσιμος προς απόκτηση του κατά περίπτωση 

επαγγελματικού διπλώματος του Εμπορικού Ναυτικού.» 

 

Άρθρο 59 

Κλήση στρατευσίμων για κατάταξη με χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και δικτυακών 

υποδομών - Τροποποίηση παρ. 1 άρθρου 31 ν. 3421/2005 

 

Στην παρ. 1 του άρθρου 31 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) 

τροποποιείται το τρίτο εδάφιο με τη θέσπιση ως υποχρεωτικής της γνωστοποίησης με χρήση 

ηλεκτρονικών μεθόδων και την καθιέρωσή της ως αποδεικτικού μέσου, και τη διαγραφή της 

παραπομπής στις διατάξεις του ν. 3979/2011 (Α΄ 138), β) προστίθεται τέταρτο εδάφιο, το 

οποίο καθιερώνει δυνατότητα εξαίρεσης και η παρ. 1 διαμορφώνεται ως εξής: 

«1. Οι στρατεύσιμοι καλούνται για κατάταξη στις Ένοπλες Δυνάμεις με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται ύστερα από εισήγηση του Αρχηγού του Γενικού 

Επιτελείου του οικείου Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων, κοινοποιείται σε όλες τις αρμόδιες 

αρχές και δεν δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. Με την ίδια απόφαση 

καθορίζονται οι μονάδες και οι ημερομηνίες κατάταξης. Η γνωστοποίηση της κλήσης για 

κατάταξη στους ενδιαφερομένους γίνεται με τη χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και δικτυακών 

υποδομών και συνιστά αποδεικτικό μέσο επίδοσης του σημειώματος κατάταξης. Σε 

εξαιρετικές περιπτώσεις, τα σημειώματα κατάταξης δύναται να αποστέλλονται στις αρμόδιες 

αστυνομικές αρχές προς επίδοση στους ενδιαφερομένους.» 
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Άρθρο 60 

Αδυναμία μετακίνησης για κατάταξη στρατευσίμων, εφέδρων και ανυπότακτων, για 

λόγους υγείας - Τροποποίηση άρθρου 37 ν. 3421/2005 

 

Στο άρθρο 37 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) γίνονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις στις παρ. 1, 2, 6, 7 και 9, β) οι υποπεριπτώσεις των περ. α΄, β΄ και γ΄ της παρ. 1 

αναριθμούνται από 1, 2, 3 και 4 σε αα), αβ) και αγ), βα), ββ) και βγ), γα), γβ), γγ), και γδ), 

αντίστοιχα, γ) στην υποπερ. γβ΄ της περ. γ΄ της παρ. 1 η λέξη «Στρατολογικού» αντικαθίσταται 

από τις λέξεις «Κοινού Νομικού», δ) στο πρώτο εδάφιο της παρ. 3 η προθεσμία των πέντε (5) 

ημερών γίνεται δέκα (10) ημερών, ε) στις παρ. 6 και 7 η αναφορά σε στρατολογικό γραφείο 

αντικαθίσταται από τη στρατολογική υπηρεσία, στ) στην περ. γ΄ της παρ. 7 διαγράφονται οι 

συντομογραφίες των εννοιών, οι οποίες αναγράφονται ολογράφως, και το άρθρο 37 

διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 37 

 Αδυναμία μετακίνησης για κατάταξη στρατευσίμων, εφέδρων και ανυπότακτων, για 

λόγους υγείας 

 

1. Για την υγειονομική εξέταση της σωματικής ικανότητας των στρατευσίμων, εφέδρων και 

ανυπότακτων που αδυνατούν για λόγους υγείας να καταταγούν, μετά από πρόσκληση σε 

μονάδες κατάταξης, εφόσον δεν νοσηλεύονται σε νοσηλευτικά ιδρύματα της παρ. 1 των 

άρθρων 15 και 17, αρμόδιες κατά περίπτωση είναι οι παρακάτω επιτροπές και συμβούλια: 

α) Η υγειονομική επιτροπή του φρουραρχείου για τους διαμένοντες σε δήμο, δημοτική 

ενότητα ή κοινότητα της έδρας του, εφόσον σε αυτό υπηρετεί ή έχει ορισθεί για την εκτέλεση 

της υγειονομικής υπηρεσίας αξιωματικός ή οπλίτης του Υγειονομικού Σώματος (ιατρός) και 

απαρτίζεται από: 

αα) Τον διοικητή του φρουραρχείου ή τον νόμιμο αναπληρωτή του, εφόσον είναι μόνιμος 

αξιωματικός, ως πρόεδρο. 

αβ) Έναν (1) κατώτερο αξιωματικό ή δόκιμο έφεδρο αξιωματικό ή μόνιμο υπαξιωματικό της 

οργανικής δύναμης του φρουραρχείου και αν δεν υπηρετεί, έναν (1) κατώτερο αξιωματικό ή 

δόκιμο έφεδρο αξιωματικό ή μόνιμο υπαξιωματικό μονάδας των Ενόπλων Δυνάμεων της 

φρουράς, ως μέλος. Ο ορισμός του αξιωματικού ή δόκιμου έφεδρου αξιωματικού ή 

υπαξιωματικού, που δεν ανήκει στην οργανική δύναμη του φρουραρχείου, γίνεται με 

διαταγή του ανωτέρου διοικητή φρουράς. 

αγ) Τον αξιωματικό ή οπλίτη του Υγειονομικού Σώματος (ιατρό), εφόσον υπηρετεί στο 

φρουραρχείο ή έχει ορισθεί για την εκτέλεση της υγειονομικής υπηρεσίας, ως μέλος. 

β) Το τοπικό συμβούλιο για όσους διαμένουν σε δήμο, δημοτική ενότητα ή κοινότητα, όπου 

δεν εδρεύει φρουραρχείο, που απαρτίζεται από: 

βα) Τον δήμαρχο ή τον πρόεδρο της κοινότητας ή τους νόμιμους αναπληρωτές τους, ως 

πρόεδρο. 

ββ) Έναν (1) βαθμοφόρο της Ελληνικής Αστυνομίας με τον αναπληρωτή του, που ορίζονται 

από τον αστυνομικό διευθυντή της περιφερειακής ενότητας, ως μέλος. 

βγ) Τον δημοτικό ή κοινοτικό ιατρό και εφόσον δεν υπάρχει, έναν (1) ιατρό του πλησιέστερου 

κέντρου υγείας ή κρατικού νοσοκομείου της περιφερειακής ενότητας που υπάγεται 

διοικητικά ο δήμος, η δημοτική ενότητα ή η κοινότητα, ως μέλος. 
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γ) Η ειδική στρατολογική επιτροπή που εδρεύει στις κατά τόπους προξενικές αρχές για τους 

διαμένοντες προσωρινά ή μόνιμα στο εξωτερικό και απαρτίζεται από: 

γα) Τον διοικητικό προϊστάμενο της προξενικής αρχής ή τον νόμιμο αναπληρωτή του, ως 

πρόεδρο. 

γβ) Έναν (1) μόνιμο αξιωματικό του Κοινού Νομικού Σώματος και αν δεν υπηρετεί στο 

προξενείο, έναν μόνιμο αξιωματικό των Ενόπλων Δυνάμεων ή των Σωμάτων ή εφόσον οι 

παραπάνω ελλείπουν, δύο (2) Έλληνες πολίτες, ως μέλη. 

γγ) Έναν (1) μόνιμο υπάλληλο της ελληνικής προξενικής αρχής, ως μέλος. 

γδ) Έναν (1) Έλληνα ιατρό και αν δεν υπάρχει, έναν (1) αλλοδαπό ιατρό, ως μέλος. 

Η ιατρική αμοιβή βαρύνει τον εξεταζόμενο. 

2. Οι υγειονομικές επιτροπές και συμβούλια της παρ. 1 συγκροτούνται για κάθε έτος 

υποχρεωτικά εντός του Δεκεμβρίου του προηγούμενου έτους, με πράξη του διοικητή του 

φρουραρχείου, του δημάρχου ή του πρόεδρου της κοινότητας, του προϊσταμένου της οικείας 

προξενικής αρχής αντίστοιχα ή των νόμιμων αναπληρωτών τους και συγκαλούνται με πράξη 

του προέδρου μετά από αίτηση των επικαλουμένων αδυναμία κατάταξης για λόγους υγείας, 

στην οποία επισυνάπτεται το σημείωμα κατάταξης για εκπλήρωση στρατιωτικών 

υποχρεώσεων. 

3. Η εξέταση του ασθενούς γίνεται κατά την ημερομηνία που υποχρεούται για κατάταξη και 

μέχρι δέκα (10) εργάσιμες ημέρες πριν από αυτή. Ειδικά προκειμένου για ασθενείς που 

πάσχουν από ανίατη σωματική βλάβη ή πάθηση και είναι καταφανώς ακατάλληλοι για 

στράτευση, η εξέταση μπορεί να γίνει και μετά τις παραπάνω προθεσμίες. 

4. Τα συμβούλια και οι επιτροπές αποφαίνονται μετά από αυτοπρόσωπη παρουσίαση των 

ενδιαφερομένων ή με βάση έκθεση του ιατρού που μετέχει ως μέλος, κατόπιν μετάβασής 

του στον τόπο διαμονής του ασθενή, εφόσον ο ασθενής αδυνατεί να προσέλθει για εξέταση 

και σε κάθε περίπτωση εκδίδουν αυθημερόν γνωμάτευση με την οποία πιστοποιούνται τα 

εξής: 

α) Η πάθηση ή οι παθήσεις και αν αυτές είναι πρόσκαιρες ή ανίατες. 

β) Το ιστορικό των παθήσεων και η πιθανή διάρκεια ίασης των πρόσκαιρων παθήσεων. 

γ) Αν υπάρχει δυνατότητα μετακίνησης για κατάταξη χωρίς κίνδυνο επιδείνωσης της 

κατάστασης της υγείας του και σε καταφατική περίπτωση, να επισημαίνεται ρητά στη 

γνωμάτευση η υποχρέωση για κατάταξη την ημερομηνία που αναγράφεται στο σημείωμα 

κατάταξης ή σε οποιοδήποτε άλλο έγγραφο πρόσκλησης για εκπλήρωση στρατιωτικών 

υποχρεώσεων. 

δ) Αν υπάρχει δυνατότητα μετάβασης στην αρμόδια υγειονομική επιτροπή, μόνο για όσους 

διαμένουν στο εσωτερικό. 

5. Για την έκδοση της γνωμάτευσης λαμβάνονται υπόψη συμβουλευτικά και τα 

πιστοποιητικά ή βεβαιώσεις νοσηλευτικών ιδρυμάτων ή ιδιώτη ιατρού ανάλογης 

ειδικότητας, που αφορούν την πάθηση του ασθενή. 

6. Η γνωμάτευση με όλες τις τυχόν εξετάσεις και το σημείωμα κατάταξης αποστέλλονται ή 

κατατίθενται με μέριμνα του ενδιαφερομένου και με αίτησή του στην αρμόδια στρατολογική 

υπηρεσία σε προθεσμία πέντε (5) ή, προκειμένου για ασθενείς που διαμένουν στο εξωτερικό, 

δεκαπέντε (15) ημερών, από τη σύνταξή της. Σε περίπτωση εκπρόθεσμης υποβολής ή 

κατάθεσης που δεν οφείλεται σε λόγους ανώτερης βίας, η γνωμάτευση δεν λαμβάνεται 

υπόψη. 
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7. Με βάση τη γνωμάτευση των επιτροπών και των συμβουλίων της παρ. 1, η αρμόδια κατά 

περίπτωση στρατολογική υπηρεσία ενεργεί σε προθεσμία πέντε (5) ημερών από τη λήψη της, 

ως εξής: 

α) Αν πρόκειται για ασθενείς που πάσχουν από ανίατη βλάβη ή πάθηση, ή η ίαση της βλάβης 

ή της πάθησης προβλέπεται κατά τη γνωμάτευση να διαρκέσει πάνω από τέσσερις (4) μήνες 

και δεν μπορούν να παρουσιαστούν στη μονάδα κατάταξης, ούτε στην αρμόδια υγειονομική 

επιτροπή των Ενόπλων Δυνάμεων, η αλληλογραφία διαβιβάζεται σε αυτή, η οποία 

γνωματεύει χωρίς την αυτοπρόσωπη παρουσίασή τους. 

β) Αν πρόκειται για ασθενείς που πάσχουν από ανίατη βλάβη ή πάθηση, ή η ίαση της βλάβης 

ή της πάθησής τους προβλέπεται να διαρκέσει πάνω από τέσσερις (4) μήνες και μπορούν να 

παρουσιαστούν στην αρμόδια υγειονομική επιτροπή των Ενόπλων Δυνάμεων, η 

αλληλογραφία διαβιβάζεται στην Επιτροπή αυτή, η οποία γνωματεύει με την αυτοπρόσωπη 

παρουσία τους.   

γ) Αν πρόκειται για ασθενείς που έχουν βλάβη ή πάθηση, της οποίας η ίαση προβλέπεται να 

διαρκέσει μέχρι τέσσερις (4) μήνες, η αλληλογραφία υποβάλλεται στην αρμόδια Διοίκηση 

Στρατολογικών Υπηρεσιών, που αποφασίζει για τη μετακίνηση της ημερομηνίας κατάταξης 

μέχρι και τέσσερις (4) μήνες, κοινοποιώντας την απόφασή της στον ενδιαφερόμενο και στη 

Στρατολογική Υπηρεσία. Η αλληλογραφία τηρείται στο αρχείο της Διοίκησης Στρατολογικών 

Υπηρεσιών. Η ημερομηνία και η μονάδα κατάταξης καθορίζονται από τα Γενικά Επιτελεία 

των Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων. 

8. Αν οι ασθενείς κριθούν από την αρμόδια υγειονομική επιτροπή ικανοί κατηγορίας πρώτης 

(Ι/1) μέχρι και τέταρτης (Ι/4), υποχρεούνται να καταταγούν εκτός Εκπαιδευτικής Σειράς 

Στρατευσίμων Οπλιτών (ΕΣΣΟ), με σημείωμα κατάταξης, και οπωσδήποτε εντός πενθημέρου, 

από την κοινοποίηση της γνωμάτευσης στην αρμόδια Στρατολογική Υπηρεσία, χωρίς να 

έχουν δικαίωμα νέας εξέτασης. Αν η επιτροπή αποφανθεί ότι δικαιούνται αναβολή λόγω 

υγείας, η αναβολή αρχίζει από την ημερομηνία που ήταν υποχρεωμένοι να καταταγούν 

αρχικά. Το ίδιο ισχύει και στην περίπτωση που κριθούν ακατάλληλοι για στράτευση (Ι/5). 

9. Αρμόδια για την κρίση της σωματικής ικανότητας των στρατευσίμων, ανυπότακτων και 

εφέδρων είναι η πλησιέστερη στον τόπο διαμονής τους υγειονομική επιτροπή του Στρατού 

Ξηράς, εκτός αν στον ίδιο τόπο λειτουργεί υγειονομική επιτροπή του οικείου Κλάδου των 

Ενόπλων Δυνάμεων, οπότε αρμόδια είναι η επιτροπή αυτή. Οι προαναφερόμενες επιτροπές 

υποχρεούνται να εκδίδουν αυθημερόν γνωματεύσεις, οι οποίες περιέρχονται στις αρμόδιες 

στρατολογικές υπηρεσίες το αργότερο εντός δεκαπενθημέρου από την ημερομηνία εξέτασης 

των παραπεμπομένων.» 

 

Άρθρο 61 

Εγγραφή στις μηχανογραφικές εφαρμογές εφεδρείας - Αντικατάσταση παρ. 6 και 7 

άρθρου 49 ν. 3421/2005 

 

Οι παρ. 6 και 7 του άρθρου 49 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) αντικαθίστανται και το άρθρο 49 

διαμορφώνεται ως εξής: 
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«Άρθρο 49 

Στρατιωτικές υποχρεώσεις εφέδρων 

 

1. Στην εφεδρεία των Ενόπλων Δυνάμεων εγγράφονται, εφόσον δεν έχουν υπερβεί το 

τεσσαρακοστό πέμπτο (45ο) έτος της ηλικίας τους, οι οπλίτες και οι έφεδροι οπλίτες που 

απολύονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις, καθώς και οι αστυφύλακες και αρχιφύλακες της 

Ελληνικής Αστυνομίας και αντίστοιχα των υπολοίπων Σωμάτων, που έχουν εκπληρώσει τις 

στρατιωτικές τους υποχρεώσεις, σύμφωνα με τις ειδικές για αυτούς διατάξεις και δεν έχουν 

εγγραφεί στην εφεδρεία Σώματος. 

2. Απαλλάσσονται από την υποχρέωση εκπλήρωσης εφεδρικής στρατιωτικής υποχρέωσης οι 

αναφερόμενοι στις υποπαραγράφους α΄ και β΄ της παραγράφου 1 του άρθρου 13 του νόμου 

αυτού. Αυτοί δεν εγγράφονται στην εφεδρεία των Ενόπλων Δυνάμεων και εφόσον έχουν 

εγγραφεί, διαγράφονται. 

3. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται ύστερα από πρόταση του 

Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας και δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της 

Κυβερνήσεως, καθορίζονται: 

α. Οι προϋποθέσεις και η διαδικασία εγγραφής και διαγραφής από την εφεδρεία. 

β. Η διαδικασία κατανομής των εφέδρων στους κλάδους των Ενόπλων Δυνάμεων. 

γ. Οι προϋποθέσεις και η διαδικασία μεταφοράς από την εφεδρεία κλάδου στην εφεδρεία 

άλλου κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων. 

δ. Οι υποχρεώσεις των εφέδρων και οι συνέπειες της μη συμμόρφωσής τους. 

ε. Ο τρόπος και η διαδικασία πρόσκλησης των εφέδρων για εκτέλεση στρατιωτικής 

υπηρεσίας. 

στ. Οι εξαιρούμενοι από την πρόσκληση για κατάταξη έφεδροι. 

ζ. Η διαδικασία και ο τρόπος κατάταξης των εφέδρων. 

η. Η διάρκεια της εφεδρικής υποχρέωσης και η διαδικασία απόλυσης από τις Ένοπλες 

Δυνάμεις των οπλιτών από την εφεδρεία. 

θ. Ο χρόνος που δεν λογίζεται ως χρόνος πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας. 

ι. Κάθε λεπτομέρεια αναγκαία για την εφαρμογή του άρθρου αυτού. 

4. Οι έφεδροι εγγράφονται στην εφεδρεία του κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων, στον οποίο 

εκπλήρωσαν τις στρατιωτικές τους υποχρεώσεις. Οι απομακρυνόμενοι ή απολυόμενοι ή 

αποβαλλόμενοι μαθητές της Στρατιωτικής Σχολής Αξιωματικών Σωμάτων (ΣΣΑΣ) και της 

Σχολής Αξιωματικών Νοσηλευτικής (ΣΑΝ), μετά την εκπλήρωση των στρατιωτικών τους 

υποχρεώσεων, εγγράφονται στην εφεδρεία του Στρατού Ξηράς. 

5. Οι έφεδροι που κατατάσσονται ως Επαγγελματίες Οπλίτες, εγγράφονται στην εφεδρεία 

του κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων, στον οποίο υπηρέτησαν ως Επαγγελματίες Οπλίτες, 

εφόσον η διάρκεια της διανυθείσας υπηρεσίας τους είναι τουλάχιστον ίση με την πραγματική 

στρατιωτική υπηρεσία που καθορίζεται κάθε φορά για την απόλυση των οπλιτών πλήρους 

στρατεύσιμης στρατιωτικής υποχρέωσης του κλάδου αυτού. 

6. Οι έφεδροι υποχρεούνται να είναι εγγεγραμμένοι στις μηχανογραφικές εφαρμογές 

εφεδρείας του Κλάδου τους και να παραλαμβάνουν οποιοδήποτε στρατιωτικό έγγραφο. 

7.  Με κοινή απόφαση των Υπουργών Οικονομικών και Εθνικής Άμυνας καθορίζονται το 

ύψος των χρηματικών προστίμων και η διαδικασία επιβολής τους σε εφέδρους για τη μη 

τήρηση των υποχρεώσεών τους, τη μη παραλαβή στρατιωτικών εγγράφων και για την 
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άρνηση παραλαβής του Ειδικού Φύλλου Πορείας (ΕΦΠ) και του Φύλλου Ατομικής 

Πρόσκλησης (ΦΑΠ).» 

 

ΜΕΡΟΣ Ε΄ 

ΕΘΝΟΦΥΛΑΚΗ 

 

Άρθρο 62 

Σκοπός - Οργάνωση - Αποστολή Εθνοφυλακής 

 

1. H Εθνοφυλακή, ως οργανική ένοπλη δύναμη του Στρατού Ξηράς, συγκροτείται στην περίοδο 

ειρήνης για την ενίσχυση και υποβοήθηση των Ενόπλων Δυνάμεων στην εκπλήρωση της 

αποστολής τους σε περιόδους ειρήνης, επιστράτευσης (γενικής ή μερικής) και πολέμου. 

2. Η Εθνοφυλακή οργανώνεται σε ενεργές και επιστρατευόμενες Μονάδες, οι οποίες 

χαρακτηρίζονται ως ειδικές στρατιωτικές και ονομάζονται Τάγματα Εθνοφυλακής (ΤΕΘ), με την 

προσθήκη του ονόματος της περιοχής όπου εδρεύουν. Τα ΤΕΘ δύναται να περιλαμβάνουν 

Υπομονάδες και Τμήματα Εθνοφυλακής. Για τη συγκρότηση, οργάνωση και υπαγωγή των 

Μονάδων Εθνοφυλακής, εφαρμόζεται η διαδικασία που ισχύει κάθε φορά για τη συγκρότηση, 

οργάνωση και υπαγωγή των Μονάδων του ενεργού στρατού. 

3. Αποστολή της Εθνοφυλακής είναι η συμβολή στην άμυνα της χώρας, η ενίσχυση και 

υποβοήθηση του Στρατού Ξηράς στην εκπλήρωση της αποστολής του, όπως αυτή καθορίζεται 

στο πλαίσιο της διακλαδικής λειτουργίας των Ενόπλων Δυνάμεων, σε περιόδους ειρήνης, 

επιστράτευσης (γενικής ή μερικής) και πολέμου. 

4. Οι επιμέρους αποστολές της Εθνοφυλακής, καθώς και κάθε αναγκαία λεπτομέρεια για την 

εκπλήρωσή τους, καθορίζονται στον Στρατιωτικό Κανονισμό Οργάνωσης και Λειτουργίας της 

Εθνοφυλακής, στους αντίστοιχους Πίνακες Οργάνωσης και Υλικού, στα σχέδια επιχειρήσεων των 

κλιμακίων διοίκησης, στα οποία υπάγονται οι Μονάδες Εθνοφυλακής και στις διαταγές του 

Γενικού Επιτελείου Στρατού. 

 

Άρθρο 63 

Στελέχωση Εθνοφυλακής - Εκπαίδευση προσωπικού 

 

1. Οι Μονάδες Εθνοφυλακής στελεχώνονται από: 

α) προσωπικό από τον ενεργό στρατό, καθώς και πολιτικό προσωπικό του Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας, 

β) προσωπικό από την εφεδρεία του Στρατού Ξηράς, το οποίο δεν είναι ενταγμένο σε σχέδιο 

επιστράτευσης και διαμένει μόνιμα στην περιφερειακή ενότητα όπου εδρεύει η Μονάδα 

Εθνοφυλακής. Όταν κρίνεται απαραίτητο για την πληρέστερη στελέχωση των Μονάδων 

Εθνοφυλακής, αυτές δύνανται να στελεχώνονται και από προσωπικό της εφεδρείας μη 

ενταγμένο σε σχέδιο επιστράτευσης που διαμένει μόνιμα σε άλλη περιφερειακή ενότητα, υπό 

την προϋπόθεση ότι ο τόπος διαμονής του απέχει από την έδρα της Μονάδας Εθνοφυλακής 

μέχρι εκατόν πενήντα (150) χιλιόμετρα, για τον ηπειρωτικό χώρο, 

γ) εθελοντές ηλικίας άνω των είκοσι (20) ετών, από την ενταγμένη σε σχέδιο επιστράτευσης 

εφεδρεία του Στρατού Ξηράς, κατόπιν αίτησης του ενδιαφερομένου στην αρμόδια 

επιστρατεύουσα αρχή και έγκρισης της αποδέσμευσής του από το Γενικό Επιτελείο Στρατού, 

εφόσον οι επιχειρησιακές ανάγκες το επιτρέπουν. Οι εθελοντές του προηγούμενου εδαφίου 
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διαμένουν μόνιμα στην περιφερειακή ενότητα όπου εδρεύει η Μονάδα Εθνοφυλακής ή σε άλλη 

περιφερειακή ενότητα, εφόσον κρίνεται απαραίτητο για την πληρέστερη στελέχωση της 

Μονάδας, υπό την προϋπόθεση ότι ο τόπος διαμονής τους απέχει από την έδρα της Μονάδας 

Εθνοφυλακής μέχρι διακόσια (200) χιλιόμετρα, για τον ηπειρωτικό χώρο, 

δ) προσωπικό από την πλεονάζουσα εφεδρεία των λοιπών Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, όταν 

το προσωπικό των περ. α) έως γ) δεν επαρκεί για την κάλυψη του προβλεπόμενου από τον 

Πίνακα Οργάνωσης και Υλικού προσωπικού, σύμφωνα με τους ισχύοντες πίνακες κατανομής 

εφεδρείας και υπό την προϋπόθεση ότι το εν λόγω προσωπικό διαμένει μόνιμα στην 

περιφερειακή ενότητα όπου εδρεύει η Μονάδα Εθνοφυλακής ή μέχρι εκατόν πενήντα (150) 

χιλιόμετρα από την έδρα αυτής, για τον ηπειρωτικό χώρο, 

ε) πρώην έφεδρους του Στρατού Ξηράς, ηλικίας από σαράντα πέντε (45) έως εξήντα επτά (67) 

ετών. 

2. Στις Μονάδες Εθνοφυλακής δύναται να υπηρετεί γυναικείο προσωπικό επί εθελοντικής βάσης, 

το οποίο προέρχεται από την εφεδρεία των Ενόπλων Δυνάμεων και διαμένει μόνιμα στην 

περιφερειακή ενότητα όπου εδρεύει η Μονάδα Εθνοφυλακής ή, εφόσον απαιτείται για την 

πληρέστερη στελέχωσή της, σε άλλη περιφερειακή ενότητα, υπό την προϋπόθεση ότι ο τόπος 

διαμονής του απέχει από την έδρα της Μονάδας Εθνοφυλακής μέχρι εκατόν πενήντα (150) 

χιλιόμετρα, για τον ηπειρωτικό χώρο. 

3. Στις Μονάδες Εθνοφυλακής του νησιωτικού χώρου καλούνται για κατάταξη όσοι διαμένουν 

μόνιμα στη νήσο όπου εδρεύει η Μονάδα, Υπομονάδα ή το Τμήμα Εθνοφυλακής. 

4. Το προσωπικό των περ. β΄, γ΄, δ΄ και ε΄ της παρ. 1 και της παρ. 2 πρέπει σωρευτικά:  

α) να έχει εκπληρώσει ενόπλως τις στρατιωτικές του υποχρεώσεις, για τους άνδρες και να μην 

έχει υπαχθεί σε ειδική κατάσταση για λόγους υγείας, σύμφωνα με τα άρθρα 14 έως 16 του           

ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 114) για τις γυναίκες, 

β) να μην έχει υπερβεί το εξηκοστό έβδομο (67ο) έτος της ηλικίας του, 

γ) να μην έχει καταδικαστεί ή να μην έχει παραπεμφθεί αμετάκλητα σε δίκη για κακούργημα ή 

για τα πλημμελήματα της κλοπής, της απάτης, της υπεξαίρεσης, της εκβίασης, της 

πλαστογραφίας, της ψευδούς βεβαίωσης, της ψευδούς κατάθεσης, της δωροδοκίας, της 

παράνομης βεβαίωσης ή της είσπραξης δικαιωμάτων του Δημοσίου, της απιστίας, της ψευδούς 

καταμήνυσης, της συκοφαντικής δυσφήμησης, της παράβασης καθήκοντος, της ανυποταξίας, 

της λιποταξίας, καθώς και για οποιοδήποτε έγκλημα κατά της γενετήσιας ελευθερίας ή της 

οικονομικής εκμετάλλευσης της γενετήσιας ζωής ή της νομοθεσίας περί ναρκωτικών, 

λαθρεμπορίας, όπλων, πυρομαχικών και τυχερών παιχνιδιών.   

5. Το προσωπικό καλείται για κατάταξη, για ανάληψη διατεταγμένης υπηρεσίας ή για 

εκπαίδευση στην Εθνοφυλακή με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, ο οποίος δύναται να 

μεταβιβάζει την αρμοδιότητα αυτή κατά περίπτωση και σε κατώτερα κλιμάκια. 

6. Οι καλούμενοι για κατάταξη γίνονται δεκτοί στις τάξεις της Εθνοφυλακής, εφόσον κριθούν 

κατάλληλοι, κατόπιν εξέτασης της υγειονομικής τους κατάστασης. Ως κατάλληλοι θεωρούνται 

όσοι κρίνονται ικανοί κατηγορίας πρώτης (Ι/1), δεύτερης (Ι/2) ή τρίτης (Ι/3), εφόσον μπορούν να 

φέρουν όπλο. Επανεξέταση της σωματικής ικανότητας των Εθνοφυλάκων πραγματοποιείται 

ύστερα από αίτησή τους ή αυτεπάγγελτα, στην πλησιέστερη στον τόπο διαμονής τους 

υγειονομική επιτροπή των Ενόπλων Δυνάμεων. 

7. Οι καλούμενοι για κατάταξη στις Μονάδες Εθνοφυλακής κατατάσσονται με τον βαθμό που 

είχαν αποκτήσει στις  Ένοπλες Δυνάμεις κατά τον χρόνο υπηρεσίας τους σε αυτές ή αν πρόκειται 
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για έφεδρους αξιωματικούς, με τον τελευταίο βαθμό στον οποίο έχουν προαχθεί. Ειδικά, οι 

Υποδεκανείς κατατάσσονται ως Δεκανείς. 

8. Οι κατατασσόμενοι υπηρετούν στην Εθνοφυλακή τουλάχιστον για τρία (3) έτη, εκτός αν 

συντρέχουν ειδικοί λόγοι για τη διαγραφή τους, οι οποίοι καθορίζονται στον Στρατιωτικό 

Κανονισμό Οργάνωσης και Λειτουργίας της Εθνοφυλακής. Οι υπηρετούντες στην Εθνοφυλακή 

δύναται να αντικαθίστανται μετά τη συμπλήρωση του τρίτου συνεχόμενου έτους υπηρεσίας τους 

ανάλογα με τις ανάγκες και τις δυνατότητες κάθε περιοχής. Η υπηρεσία των κατατασσόμενων 

στην Εθνοφυλακή περιορίζεται μόνο από το όριο ηλικίας της περ. β΄ της παρ. 4. 

9. Οι Εθνοφύλακες, κατόπιν έγκρισης του Γενικού Επιτελείου Στρατού που παρέχεται ύστερα από 

πρόταση της μείζονος διοίκησης όπου ανήκουν οι Μονάδες Εθνοφυλακής, δύναται να 

συμμετέχουν, επί εθελοντικής βάσης, οποιαδήποτε ημέρα της εβδομάδας, σε παρελάσεις, 

ασκήσεις και κάθε άλλη δραστηριότητα εκπαιδευτικής φύσης, καθώς και σε λοιπές εορταστικές 

εκδηλώσεις και δράσεις κοινωνικής προσφοράς, χωρίς αποζημίωση. Η αρμοδιότητα έγκρισης 

δύναται να μεταβιβάζεται σε κατώτερα κλιμάκια. 

 

Άρθρο 64 

Εθνοφύλακες ως στρατιωτικοί σε ενέργεια 

 

1. Όσοι κατατάσσονται για να υπηρετήσουν στην Εθνοφυλακή, ονομάζονται Εθνοφύλακες. 

2. Οι Εθνοφύλακες θεωρούνται στρατιωτικοί σε ενέργεια και υπάγονται στους στρατιωτικούς 

νόμους και κανονισμούς, μόνο κατά τον χρόνο που εκτελούν διατεταγμένη υπηρεσία. Ως 

διατεταγμένη υπηρεσία θεωρείται η εκτέλεση στρατιωτικής αποστολής ή υπηρεσίας ή 

εκπαίδευσης μόνο κατά το χρονικό διάστημα που διαρκεί η αποστολή ή η υπηρεσία ή η 

εκπαίδευση, συμπεριλαμβανομένου και του χρόνου μετακίνησης από την οικία τους προς τον 

τόπο εκτέλεσης της στρατιωτικής αποστολής ή της υπηρεσίας ή της εκπαίδευσης και αντίστροφα. 

 

Άρθρο 65 

Καθήκοντα, υποχρεώσεις και ευθύνη Εθνοφυλάκων 

 

1. Οι Εθνοφύλακες, για όσο χρόνο διαρκεί η διατεταγμένη υπηρεσία τους, συμμορφώνονται με 

τις διαταγές των προϊσταμένων τους σε ό,τι αφορά στην ασφάλεια, στην εκπαίδευση, στην 

εκτέλεση της αποστολής και γενικά της στρατιωτικής υπηρεσίας. 

2. Στους Εθνοφύλακες χορηγούνται, με την κατάταξή τους, είδη ιματισμού και υπόδησης, τα 

οποία φέρουν σε κάθε δραστηριότητα των Μονάδων Εθνοφυλακής. 

3. Η χρήση από τους Εθνοφύλακες των μέσων και των υλικών της υπηρεσίας επιτρέπεται μόνο 

κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.  

4. Οι Εθνοφύλακες ευθύνονται έναντι του Δημοσίου για οποιαδήποτε ζημία ή απώλεια 

προξένησαν στα μέσα και στα υλικά της υπηρεσίας από δόλο ή βαριά αμέλεια κατά την εκτέλεση 

των καθηκόντων τους, καθώς και λόγω απώλειας, φθοράς ή καταστροφής στα μέσα και τα υλικά 

αυτά από κακή ή αδικαιολόγητη χρήση ή πλημμελή συντήρηση, γενικά. Η ζημία καταλογίζεται 

αρμοδίως σε βάρος τους. 
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Άρθρο 66 

Δικαιώματα Εθνοφυλάκων 

 

1. Στους Εθνοφύλακες που συμμετέχουν σε αποστολές, καταβάλλεται αποζημίωση έναντι 

οδοιπορικών εξόδων για κάθε ημέρα υπηρεσίας τους και για τη μετακίνησή τους από την οικία 

τους στη Μονάδα και την επιστροφή σε αυτή, ανεξαρτήτως χιλιομετρικής απόστασης. Η 

καταβαλλόμενη αποζημίωση δεν εμπίπτει σε καμία κατηγορία εισοδήματος, απαλλάσσεται από 

κάθε είδους φόρο ή τέλος, υπόκειται δε σε ποσοστό κράτησης υπέρ του Ταμείου του οικείου 

Κλάδου και βαρύνει τον προϋπολογισμό του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 

2. Η εκτέλεση υπηρεσίας από τους Εθνοφύλακες δεν δημιουργεί σχέση εξαρτημένης εργασίας 

με το Δημόσιο. 

3. Στους Εθνοφύλακες που συμμετέχουν σε αποστολές, χορηγείται τροφή και είναι δυνατή η 

χορήγηση ειδών ιματισμού και υπόδησης, με διαταγή του Γενικού Επιτελείου Στρατού. 

4. Οι Εθνοφύλακες, όταν εκτελούν διατεταγμένη υπηρεσία, δικαιούνται υγειονομική περίθαλψη, 

αν ασθενήσουν ή τραυματισθούν κατά τη διάρκεια της υπηρεσίας τους και εξαιτίας αυτής. Το 

πρώτο εδάφιο ισχύει και για τους Εθνοφύλακες που ασθενούν ή τραυματίζονται κατά την 

εθελοντική συμμετοχή τους στις δραστηριότητες των Μονάδων τους, κατά τα οριζόμενα στην 

παρ. 9 του άρθρου 63. 

5. Η έκταση και το είδος της υγειονομικής περίθαλψης που παρέχεται, διέπονται από τις 

διατάξεις που ισχύουν για την υγειονομική περίθαλψη των δοκίμων εφέδρων αξιωματικών και 

των οπλιτών που εκπληρώνουν στρατεύσιμη στρατιωτική υποχρέωση.  

6. Για τους Εθνοφύλακες οι οποίοι φονεύονται, αποθνήσκουν ή καθίστανται ανάπηροι με 

ποσοστό αναπηρίας εξήντα επτά τοις εκατό (67%) και άνω, κατά την εκτέλεση διατεταγμένης 

υπηρεσίας και εξαιτίας αυτής, παρέχονται τα ευεργετήματα του άρθρου 19 του ν. 1911/1990     

(Α΄ 166), περί διορισμού στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και του άρθρου 58 του ν. 3421/2005      

(Α΄ 302), περί μειωμένης θητείας, όπως και στους εν ενεργεία στρατιωτικούς, καθώς και το 

δικαίωμα συνταξιοδότησης από το Δημόσιο, σύμφωνα με τις εκάστοτε συνταξιοδοτικές 

διατάξεις που ισχύουν για τους εν ενεργεία στρατιωτικούς των Ενόπλων Δυνάμεων. Το πρώτο 

εδάφιο ισχύει και για τους Εθνοφύλακες που φονεύονται, αποθνήσκουν ή καθίστανται ανάπηροι 

με ποσοστό αναπηρίας εξήντα επτά τοις εκατό (67%) και άνω κατά την εθελοντική συμμετοχή 

τους στις δραστηριότητες των Μονάδων τους, κατά τα οριζόμενα στην παρ. 9 του άρθρου 63. 

7. Στους Εθνοφύλακες απονέμονται: 

α) οι ηθικές αμοιβές που προβλέπονται και για το λοιπό στρατιωτικό προσωπικό,  

β) μετάλλια στρατιωτικής αξίας και ειδικό αναμνηστικό δίπλωμα, 

γ) ηθικές αμοιβές για πράξεις ή γεγονότα που έλαβαν χώρα σε χρόνο μη εκτέλεσης 

διατεταγμένης υπηρεσίας. 

8. Είναι δυνατή η απονομή της τιμητικής διάκρισης του Υποδεκανέα σε Εθνοφύλακες, καθώς και 

η προαγωγή τους μέχρι δύο (2) βαθμούς, μετά από τη συμπλήρωση τουλάχιστον πενταετούς 

υπηρεσίας στην Εθνοφυλακή για κάθε προαγωγή, κατόπιν πρότασης του Διοικητή της Μονάδας 

τους και έγκρισης του Διοικητή του Σχηματισμού στον οποίο υπάγονται οργανικά. 

9. Οι Εθνοφύλακες αξιωματικοί προάγονται μέχρι τον βαθμό του Ταγματάρχη, σύμφωνα με το 

άρθρο 41 του α.ν. 833/1937 (Α΄ 351) και το άρθρο 8 του ν.δ. 4089/1960 (Α΄ 125). 
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Άρθρο 67 

Κυρώσεις - Διαδικασία επιβολής κυρώσεων 

 

1. Όσοι καλούνται με ατομική πρόσκληση για κατάταξη στην Εθνοφυλακή ή όσοι Εθνοφύλακες 

καλούνται για κατάταξη προς ανάληψη διατεταγμένης υπηρεσίας, πλην της εκπαίδευσης, και δεν 

προσέρχονται στην ορισμένη προθεσμία για να καταταχθούν ή να αναλάβουν διατεταγμένη 

υπηρεσία, κατά παράβαση της υποχρέωσής τους κατά το άρθρο 63, κηρύσσονται ανυπότακτοι, 

σύμφωνα με το άρθρο 51 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302), με την επιφύλαξη της παρ. 3 του παρόντος. 

2. Στους ανυπότακτους επιβάλλονται οι ποινικές κυρώσεις που προβλέπονται από τον 

Στρατιωτικό Ποινικό Κώδικα, χρηματικό πρόστιμο που δεν υπερβαίνει το ποσό των χιλίων (1.000) 

ευρώ, καθώς και οι στερήσεις και απαγορεύσεις που προβλέπονται στα άρθρα 53 και 54 του          

ν. 3421/2005. 

3. Λόγοι ανωτέρας βίας ή ανυπέρβλητων κωλυμάτων, που προβάλλονται από τους καλούμενους 

για κατάταξη στην Εθνοφυλακή ή από τους Εθνοφύλακες που καλούνται για ανάληψη 

διατεταγμένης υπηρεσίας, πλην της εκπαίδευσης, για τη μη κατάταξη ή προσέλευσή τους, 

αντίστοιχα, εκτιμώνται από τη Διεύθυνση Στρατολογικού του Μείζονος Σχηματισμού, όπου 

υπάγεται το Τάγμα Εθνοφυλακής (ΤΕΘ). Στην περίπτωση αυτή, υποβάλλονται από τους 

ενδιαφερόμενους, στη Διεύθυνση Στρατολογικού του Μείζονος Σχηματισμού, δικαιολογητικά 

από τα οποία προκύπτουν οι επικαλούμενοι λόγοι και η διάρκειά τους, μέχρι την προηγουμένη 

της ημερομηνίας κατάταξης ή ανάληψης διατεταγμένης υπηρεσίας. Η Διεύθυνση Στρατολογικού 

του Μείζονος Σχηματισμού αποφασίζει ανέκκλητα μέχρι την ημερομηνία κατάταξης ή ανάληψης 

διατεταγμένης υπηρεσίας. 

 

Άρθρο 68 

Πολιτικό προσωπικό 

 

1. Το πολιτικό προσωπικό που υπηρετεί στην Εθνοφυλακή, ακολουθεί το πρόγραμμα ωρών 

υπηρεσίας και εκπαίδευσης των ΤΕΘ, συμμετέχει στην εκπαίδευση και δικαιούται την 

αποζημίωση που προβλέπεται στο άρθρο 20 του ν. 4354/2015 (Α΄ 176). 

2. Αν υπάλληλος που υπηρετεί στην Εθνοφυλακή, αποβιώσει κατά την εκτέλεση διατεταγμένης 

υπηρεσίας και εξαιτίας αυτής, εφαρμόζεται το άρθρο 19 του ν. 1911/1990 (Α΄ 166), περί διορισμού 

στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας. 

 

ΜΕΡΟΣ ΣΤ΄ 

ΛΟΙΠΕΣ ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΑΣ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

 

Άρθρο 69 

Σύσταση αυτοτελούς Γραφείου Υπεύθυνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού 

Χαρακτήρα στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας - Τροποποίηση άρθρου 72 ν. 3433/2006 

 

Στο άρθρο 72 του ν. 3433/2006 (Α´ 20) επέρχονται οι εξής αλλαγές:  

1. Προστίθεται περ. δ΄ στην παρ. 1, η οποία διαμορφώνεται ως εξής:  

«1. Ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας στην άσκηση του έργου του υποβοηθείται από τις ακόλουθες 

υπηρεσιακές μονάδες, οι οποίες υπάγονται απευθείας σε αυτόν: 

α) Γραφείο Υπουργού. 

β) Διεύθυνση Ενημέρωσης. 
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γ) Ενιαίος Διοικητικός Τομέας. 

δ) Γραφείο Υπεύθυνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα.» 

2. Προστίθεται παρ. 2Α, ως εξής: 

«2Α. Το Γραφείο Υπεύθυνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα είναι αρμόδιο για 

την εκτέλεση έργου υπεύθυνου προστασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα, των οποίων η 

επεξεργασία διενεργείται από το ιδιαίτερο γραφείο του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, καθώς και 

του Αναπληρωτή Υπουργού και του Υφυπουργού Εθνικής Άμυνας, εφόσον υφίστανται, το 

ιδιαίτερο γραφείο του Γενικού Γραμματέα του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, τις Γενικές 

Διευθύνσεις και τις Διευθύνσεις του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, τα στρατιωτικά δικαστήρια, 

όταν αυτά δεν ενεργούν στο πλαίσιο της δικαιοδοτικής τους αρμοδιότητας και από κάθε άλλη 

υπηρεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, πλην των Γενικών Επιτελείων, των μονάδων και 

υπηρεσιών των Ενόπλων Δυνάμεων και των υπηρεσιών και των νομικών προσώπων που 

υπάγονται στον Υπουργό Εθνικής Άμυνας ή εποπτεύονται από αυτόν, μέσω Γενικού Επιτελείου 

των Ενόπλων Δυνάμεων.» 

 

Άρθρο 70 

Κατανομή ειδικών κατηγοριών μαθητών ΣΣΑΣ - Τροποποίηση παρ. 5 άρθρου 21              

ν.δ. 562/1970 

 

Η παρ. 5 του άρθρου 21 του ν.δ. 562/1970 (Α΄ 127) τροποποιείται με την προσθήκη της αναφοράς 

στα αδέλφια θανόντων στρατιωτικών και διαμορφώνεται ως εξής: 

«5. Οι μαθητές που είναι τέκνα ή αδέλφια θανόντων στρατιωτικών των Ενόπλων Δυνάμεων στον 

πόλεμο ή στην ειρήνη κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και λόγω αυτής, 

κατανέμονται ή επανακατανέμονται έως την ονομασία τους σε Αξιωματικούς στον Κλάδο που 

υπηρετούσε ο θανών γονέας ή αδελφός/ή τους, εφόσον το επιθυμούν, άλλως υπόκεινται στις 

παραπάνω διαδικασίες.» 

 

Άρθρο 71 

Κατανομή ειδικών κατηγοριών μαθητών ΣΑΝ - Τροποποίηση άρθρου 2 ν.δ. 1032/1971 

 

Στο άρθρο 2 του ν. 1032/1971 (Α΄ 232) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) ο τίτλος και το περιεχόμενο 

του άρθρου μεταφέρονται από την καθαρεύουσα στη δημοτική, β) στο πρώτο εδάφιο της παρ. 1 

οι λέξεις «αξιωματικοί νοσηλεύτριες» αντικαθίστανται από τις λέξεις «αξιωματικοί 

Νοσηλευτικής» και οι λέξεις «τις απόφοιτες» από τις λέξεις «τους αποφοίτους», γ) στην παρ. 2: 

γα) η λέξη «όσες» αντικαθίσταται από τις λέξεις «όσοι» και η λέξη «της» αντικαθίσταται από τις 

λέξεις «του», γβ) προστίθεται δεύτερο εδάφιο, γ) στην παρ. 3 η λέξη «της» αντικαθίσταται από 

τις λέξεις «του» και η λέξη «η» αντικαθίσταται από τις λέξεις «ο», δ) στην παρ. 4 οι λέξεις                 

«Αι ευδοκίμως αποφοιτώσαι» αντικαθίστανται από τις λέξεις «Οι ευδοκίμως αποφοιτήσαντες», 

οι λέξεις «της Επιβλεπούσης» από τις λέξεις «του Επιβλέποντος» και οι λέξεις «αι δε 

αποτυγχάνουσες» από τις λέξεις «οι δε αποτυγχάνοντες» και το άρθρο 2 διαμορφώνεται ως εξής: 
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«Άρθρο 2 

Προέλευση 

 

1. Οι αξιωματικοί Νοσηλευτικής των Ενόπλων Δυνάμεων προέρχονται από τους αποφοίτους της 

Στρατιωτικής Σχολής Αξιωματικών Νοσηλευτικής (ΣΑΝ). Η Σχολή αυτή είναι τετραετούς φοίτησης. 

2. Όσοι αποφοιτούν από τη Στρατιωτική Σχολή Αξιωματικών Νοσηλευτικής (ΣΑΝ), φέρουν τον 

βαθμό του Ανθυπολοχαγού ή τον αντίστοιχο βαθμό του Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων στον 

οποίο ανήκουν. Οι μαθητές που είναι τέκνα ή αδέλφια θανόντων στρατιωτικών των Ενόπλων 

Δυνάμεων στον πόλεμο ή στην ειρήνη κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα 

αυτής, κατανέμονται ή επανακατανέμονται έως την ονομασία τους σε Αξιωματικούς στον Κλάδο 

όπου υπηρετούσε ο θανών γονέας ή αδελφός τους, εφόσον το επιθυμούν. 

3. Ο βαθμός του Δοκίμου Αξιωματικού αντιστοιχεί προς τον βαθμό του Ανθυπασπιστή. Όπου 

στον παρόντα αναφέρεται ο όρος Αξιωματικός Αδελφή Νοσοκόμος, νοείται και ο Δόκιμος 

Αξιωματικός.  

4. Οι ευδοκίμως αποφοιτήσαντες από το Σχολείο Εφαρμογής προάγονται στον βαθμό του 

Επιβλέποντος, ανεξάρτητα από την ύπαρξη κενών θέσεων, οι δε αποτυγχάνοντες φοιτούν στην 

επόμενη σειρά και αν αποτύχουν και πάλι, αποστρατεύονται.» 

 

Άρθρο 72 

Ανώτατο όριο ηλικίας πρόσληψης ωρομίσθιου διδακτικού προσωπικού στις Σχολές και τα 

Κέντρα Εκπαίδευσης των Ενόπλων Δυνάμεων 

 

Το ανώτατο όριο ηλικίας του ωρομίσθιου διδακτικού προσωπικού που δύναται να 

προσλαμβάνεται στη Στρατιωτική Σχολή Αξιωματικών Σωμάτων (ΣΣΑΣ), στη Σχολή 

Αξιωματικών Νοσηλευτικής (ΣΑΝ), στις Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), 

στα Κέντρα Εκπαίδευσης (ΚΕ) και στις λοιπές Σχολές των Ενόπλων Δυνάμεων είναι το 

εξηκοστό έβδομο (67ο) έτος. 

 

Άρθρο 73 

Στελέχωση θέσεων Πολεμικού Μουσείου - Αντικατάσταση άρθρου 7 ν.δ. 132/1969 

 

Το άρθρο 7 του ν.δ. 132/1969 (Α΄ 35) αντικαθίσταται ως εξής: 

 

«Άρθρο 7 

 

1. Στο Πολεμικό Μουσείο συστήνονται οι ακόλουθες θέσεις: 

α) Μία (1) θέση διευθυντή. Ως διευθυντής τοποθετείται μόνιμος εξ εφέδρων ανώτατος ή 

ανώτερος αξιωματικός, με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας μετά από εισήγηση του 

Διοικητικού Συμβουλίου. 

β) Μία (1) θέση συντηρητή - καλλιτέχνη. Ως συντηρητής - καλλιτέχνης τοποθετείται 

υπάλληλος των κλάδων ΠΕ Καλών Τεχνών ή ΠΕ ή ΤΕ Συντηρητών Αρχαιοτήτων και Έργων 

Τέχνης, με βαθμό τουλάχιστον Β΄, με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας μετά από 

εισήγηση του Διοικητικού Συμβουλίου. 

2. Στο Πολεμικό Μουσείο τοποθετούνται επιπλέον: 

α) Τέσσερις (4) ανώτεροι αξιωματικοί των τριών Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, ως Έφοροι. 
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β) Ένας (1) ανώτερος αξιωματικός Οικονομικού εκ των τριών Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων, ως προϊστάμενος του Τμήματος Οικονομικών Υπηρεσιών. 

γ) Ένας (1) αξιωματικός του Κοινού Νομικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων, ως νομικός 

σύμβουλος. 

δ) Δύο (2) κατώτεροι αξιωματικοί Οικονομικού εκ των τριών Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, 

ως Διαχειριστής Χρηματικού και βοηθός του, αντίστοιχα. 

3. Μετά από πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου του Πολεμικού Μουσείου, δύνανται να 

αποσπώνται σε αυτό, ως βοηθητικό προσωπικό, οπλίτες και των τριών Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων.  

4. Τα παραρτήματα του Πολεμικού Μουσείου στελεχώνονται από εν ενεργεία 

αξιωματικούς.» 

 

Άρθρο 74 

Μετονομασία Σχολών Πολέμου Πολεμικού Ναυτικού και Πολεμικής Αεροπορίας - 

Τροποποίηση άρθρου 25 ν. 4609/2019 

 

Στο άρθρο 25 του ν. 4609/2019 (Α΄ 67) επέρχονται νομοτεχνικές αλλαγές, τροποποιούνται  το 

εισαγωγικό εδάφιο με τη μετονομασία των Σχολών Διοίκησης και Επιτελών των Κλάδων των 

Ενόπλων Δυνάμεων και οι περ. β΄ και γ΄ με τη μετονομασία των Σχολών Πολέμου του 

Πολεμικού Ναυτικού και της Πολεμικής Αεροπορίας, και το άρθρο 25 διαμορφώνεται ως 

εξής: 

 

«Άρθρο 25 

Μετονομασία Σχολών Πολέμου 

 

Οι Σχολές Πολέμου των Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, οι οποίες οργανώθηκαν σύμφωνα 

με την παρ. 2 του άρθρου 5 του ν. 3186/2003 (Α΄ 230), μετονομάζονται ως εξής: 

α) Η Σχολή Διοίκησης και Επιτελών του Στρατού Ξηράς σε Σχολή Πολέμου Στρατού Ξηράς 

(ΣΠΣΞ). 

β) Η Ναυτική Σχολή Πολέμου (ΝΣΠ) σε Σχολή Πολέμου Πολεμικού Ναυτικού (ΣΠΠΝ). 

γ) Η Αεροπορική Σχολή Πολέμου (ΑΣΠ) σε Σχολή Πολέμου Πολεμικής Αεροπορίας (ΣΠΠΑ).» 

 

Άρθρο 75 

Σύσταση νομοπαρασκευαστικής επιτροπής για την εφαρμογή της παρ. 5  

του άρθρου 96 του Συντάγματος 

 

1. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Δικαιοσύνης συστήνεται 

νομοπαρασκευαστική επιτροπή με σκοπό την αντικατάσταση διατάξεων του Κώδικα 

Δικαστικού Σώματος Ενόπλων Δυνάμεων [ν. 2304/1995, (Α΄ 83)] και του Στρατιωτικού 

Ποινικού Κώδικα [ν. 2287/1995 (Α΄ 20)] κατ’ εφαρμογή της παρ. 5 του άρθρου 96 του 

Συντάγματος.  

2. Η επιτροπή της παρ. 1, στην οποία μετέχουν μέχρι επτά (7) μέλη άνευ οποιασδήποτε 

μορφής αποζημίωσης, απαρτίζεται από εν ενεργεία ή επί τιμή δικαστικούς λειτουργούς των 

κοινών δικαστηρίων της Χώρας και του Δικαστικού Σώματος Ενόπλων Δυνάμεων και εν 

ενεργεία ή αφυπηρετήσαντα μέλη Διδακτικού Ερευνητικού Προσωπικού Νομικών Σχολών 

Ανώτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων.  
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3. Με την απόφαση της παρ. 1 ανατίθενται καθήκοντα γραμματέα της επιτροπής σε 

δικαστικό λειτουργό του Δικαστικού Σώματος Ενόπλων Δυνάμεων, καθορίζονται η διάρκεια 

των εργασιών της, καθώς και κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια για την εκπλήρωση του 

σκοπού της. 

 

ΜΕΡΟΣ Ζ΄ 

ΕΞΟΥΣΙΟΔΟΤΙΚΕΣ, ΜΕΤΑΒΑΤΙΚΕΣ ΚΑΙ ΚΑΤΑΡΓΟΥΜΕΝΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ 

 

Άρθρο 76 

Εξουσιοδοτικές διατάξεις 

 

1. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Στρατού εντός ενός (1) έτους από την 

έναρξη ισχύος του παρόντος, προσδιορίζονται οι παροχές και ο τρόπος υπολογισμού τους, 

ρυθμίζονται τα θέματα οργάνωσης, λειτουργίας και διαχείρισης του κεφαλαίου του Ειδικού 

Λογαριασμού Πρόνοιας Στρατού Ξηράς, καθώς και κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια για την 

εφαρμογή των άρθρων 4, 6 και 7.  

2. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, η εισφορά της περ. α΄ της παρ. 1 

του άρθρου 6 δύναται να αυξάνεται έως και ένα τοις εκατό (1%) επί του εκάστοτε 

μισθολογικού κλιμακίου. 

3. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, δύναται να καθορίζονται επιπλέον 

πόροι και έσοδα του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Στρατού Ξηράς, πέραν των 

καθοριζομένων στο άρθρο 6. 

4. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, είναι δυνατή η αναπροσαρμογή 

του ποσοστού της παρ. 1 του άρθρου 7.  

5. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, δύναται να διατίθεται μέρος ή το 

σύνολο του υφισταμένου αποθεματικού κεφαλαίου προηγουμένου ή προηγουμένων ετών, 

του άρθρου 7, για την εκπλήρωση των σκοπών του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Στρατού 

Ξηράς. 

6. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας εντός ενός (1) έτους από την 

έναρξη ισχύος του παρόντος, προσδιορίζονται οι παροχές και ο τρόπος υπολογισμού τους, 

ρυθμίζονται τα θέματα οργάνωσης, λειτουργίας και διαχείρισης του κεφαλαίου του Ειδικού 

Λογαριασμού Πρόνοιας Πολεμικής Αεροπορίας, καθώς και κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια 

για την εφαρμογή των άρθρων 10, 12 και 13.  

7. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας, η εισφορά της περ. α΄ της     

παρ. 1 του άρθρου 12, δύναται να αυξάνεται έως και ένα τοις εκατό (1%) επί του εκάστοτε 

μισθολογικού κλιμακίου. 

8. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας, είναι δυνατόν να καθορίζονται 
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και επιπλέον πόροι και έσοδα υπέρ του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Πολεμικής 

Αεροπορίας, πέραν των καθοριζομένων στο άρθρο 12.  

9. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας, είναι δυνατή η 

αναπροσαρμογή του ποσοστού της παρ. 1 του άρθρου 13.  

10. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας, δύναται να διατίθεται μέρος 

ή το σύνολο του υφισταμένου αποθεματικού κεφαλαίου προηγουμένου ή προηγουμένων 

ετών, του άρθρου 13, για την εκπλήρωση των σκοπών του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας 

Πολεμικής Αεροπορίας. 

11. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας, Οικονομικών, και Προστασίας του 

Πολίτη, που εκδίδεται μετά από πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

καθορίζεται η εισφορά του άρθρου 16. 

12. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας, Οικονομικών και Υγείας, που 

εκδίδεται μετά από εισήγηση του Διοικητικού Συμβουλίου του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., ρυθμίζονται οι 

όροι και οι προϋποθέσεις της παρεχόμενης υπηρεσίας του άρθρου 22, καθώς και κάθε άλλο 

σχετικό θέμα. 

13. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών, που εκδίδεται μετά 

από εισήγηση του Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού, δύναται να 

αναπροσαρμόζεται το ύψος του ποσού του βοηθήματος του άρθρου 28, ανάλογα με την 

οικονομική κατάσταση του Ταμείου. 

14. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας, Οικονομικών, και Προστασίας του 

Πολίτη, που εκδίδεται μετά από πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού 

Ταμείου Στρατού, δύναται να ανακαθορίζεται ο αριθμός των δικαιούμενων μεριδίων του 

άρθρου 29.  

15. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από εισήγηση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού, δύναται να αναπροσαρμόζεται 

το ύψος της κράτησης και των προσαυξήσεων του άρθρου 38. 

16. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών ρυθμίζεται κάθε 

άλλη αναγκαία λεπτομέρεια που αφορά στη διαδικασία παρακράτησης του άρθρου 38. 

17. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών δύναται να 

συμπληρώνονται ή να αντικαθίστανται τα δικαιολογητικά του άρθρου 43 από 

δικαιολογητικά αντίστοιχης αποδεικτικής ισχύος και περιεχομένου. 

18. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από εισήγηση του 

Αρχηγού του οικείου Γενικού Επιτελείου, εξειδικεύονται και παραμετροποιούνται τα 

κριτήρια των εντάξεων του άρθρου 48, καθορίζεται η σειρά κατάταξης των υποψηφίων σε 

περίπτωση ισοβαθμίας και ρυθμίζεται κάθε άλλο θέμα σχετικό με την εφαρμογή του άρθρου 

48.  

19. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών καθορίζεται κατ’ έτος ο 

αριθμός των Εθνοφυλάκων που απαιτούνται κατά το επόμενο έτος για τη φρούρηση 

στρατιωτικών εγκαταστάσεων του Στρατού Ξηράς και για τις ειδικότερες αποστολές του Στρατού 

Ξηράς, όπως αυτές καθορίζονται στους κανονισμούς και τα σχέδια επιτήρησης και ασφάλειας 

των Μονάδων και των Σχηματισμών του για την εφαρμογή του άρθρου 63. 

20. Με τον Στρατιωτικό Κανονισμό Οργάνωσης και Λειτουργίας της Εθνοφυλακής, που εκδίδεται 

από τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας, καθορίζονται οι επιμέρους αποστολές της Εθνοφυλακής, οι 

λεπτομέρειες για τη στελέχωση της Εθνοφυλακής από γυναικείο προσωπικό, τα θέματα 
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εκπαίδευσης του προσωπικού της Εθνοφυλακής, οι ειδικοί λόγοι διαγραφής των Εθνοφυλάκων, 

οι λεπτομέρειες για τη διαδικασία πρόσκλησης, κατάταξης, επανεξέτασης της σωματικής 

ικανότητας και διαγραφής των Εθνοφυλάκων, οι κανόνες πειθαρχίας και εκτέλεσης υπηρεσίας 

στην Εθνοφυλακή και οι συνέπειες της μη τήρησης των υποχρεώσεων των Εθνοφυλάκων, οι όροι 

απονομής της τιμητικής διάκρισης του Υποδεκανέα και της προαγωγής των Εθνοφυλάκων, οι 

προϋποθέσεις απονομής των ηθικών αμοιβών της περ. γ  ́της παρ. 7 του άρθρου 66, η διαδικασία 

κήρυξης σε ανυποταξία, σύμφωνα με την παρ. 1 του άρθρου 67 και οι τρόποι διακοπής της, οι 

κατηγορίες των πολιτών που εξαιρούνται από την πρόσκληση για κατάταξη στην Εθνοφυλακή, 

λόγω προσφοράς κοινωνικού έργου ή απασχόλησης σε ζωτικές εργασίες, οι προϋποθέσεις, η 

διαδικασία και τα απαιτούμενα δικαιολογητικά, καθώς και κάθε άλλο σχετικό θέμα για την 

εφαρμογή του Μέρους Ε΄. 

21. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών καθορίζονται η 

αποζημίωση της παρ. 1 του άρθρου 66 και τα απαιτούμενα παραστατικά για τη χορήγησή της. 

22. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών καθορίζονται η 

διαδικασία επιβολής των κυρώσεων των ανυπότακτων Εθνοφυλάκων, το ύψος του χρηματικού 

προστίμου, καθώς και κάθε άλλο σχετικό θέμα με την εφαρμογή της παρ. 2 του άρθρου 67. 

23. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας καθορίζεται η στελέχωση του Γραφείου 

Υπεύθυνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα του Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας του άρθρου 69 και κάθε άλλο θέμα σχετικό με τη λειτουργία του. Με όμοια απόφαση 

δύναται να ανατίθενται στο Γραφείο αρμοδιότητες συναφείς προς την αποστολή του 

υπεύθυνου προστασίας δεδομένων, πέραν όσων καθορίζονται στον Κανονισμό (ΕΕ) 

2016/679 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 27ης Απριλίου 2016, για 

την προστασία των φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας των δεδομένων 

προσωπικού χαρακτήρα και για την ελεύθερη κυκλοφορία των δεδομένων αυτών και την 

κατάργηση της οδηγίας 95/46/ΕΚ (Γενικός Κανονισμός για την Προστασία Δεδομένων) και 

στον ν. 4624/2019 (Α΄ 137). 

 

Άρθρο 77 

Μεταβατικές διατάξεις 

 

1. Για τις γνωματεύσεις των Ανωτάτων κατά Κλάδο Υγειονομικών Επιτροπών, που έχουν 

εκδοθεί πριν από την έναρξη ισχύος του παρόντος, εφόσον το Ανώτατο Συμβούλιο του 

οικείου Κλάδου δεν έχει αποφανθεί σχετικά, εφαρμόζεται η παρ. 6 του άρθρου 24 του            

ν.δ. 1400/1973, όπως ίσχυε πριν την τροποποίησή της με την παρ. 1 του άρθρου 2 του                 

ν. 4609/2019 (Α΄ 67). Οι γνωματεύσεις που έχουν ήδη εκδοθεί, επανεκδίδονται, εφόσον 

απαιτείται, προκειμένου να εναρμονιστούν με το άρθρο 24 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄114), όπως 

τροποποιείται με το άρθρο 23 του παρόντος. 

2. Το βοήθημα λόγω θανάτου του άρθρου 79 του π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 (Α΄287), όπως 

το άρθρο αυτό αντικαθίσταται με το άρθρο 28 του παρόντος, χορηγείται σε περίπτωση 

θανάτου εν αποστρατεία μετόχου μετά την έναρξη ισχύος του παρόντος. 

3. Για την εφαρμογή του άρθρου 29, για όσους κατέστησαν μερισματούχοι από την 1η.1.2017 

και στο εξής, η ισχύς του παρόντος αρχίζει από την ημερομηνία που αυτοί κατέστησαν 

μερισματούχοι. 

4. Για την εφαρμογή του άρθρου 30 του παρόντος, το τρίτο, τέταρτο και πέμπτο εδάφιο της 

παρ. 1 του άρθρου 1 του ν. 1105/1980 (Α΄ 299), περί τροποποιήσεως και συμπληρώσεως της 

περί Μετοχικού Ταμείου Στρατού νομοθεσίας, διατηρούνται σε ισχύ. 
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5. Ειδικά για τη χρήση του έτους 2022, εφόσον πληρούνται οι προϋποθέσεις του άρθρου 31, 

δύναται να καταβληθεί στους μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού έκτακτο 

μέρισμα εντός της χρήσης του έτους 2023. 

6. Για την εφαρμογή των παρ. 1 και 2 του άρθρου 55Α του π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 

(Α΄287), που προστίθεται με το άρθρο 38 του παρόντος, οι μέτοχοι του Μετοχικού Ταμείου 

Ναυτικού, που τέλεσαν γάμο πριν από την έναρξη ισχύος του παρόντος και δεν έχουν 

καταβάλει τέλη γάμου, υποχρεούνται να δηλώσουν τον γάμο τους στο Ταμείο μέσα σε τρεις 

(3) μήνες από την έναρξη ισχύος του παρόντος. 

7. Αν, κατά την έναρξη ισχύος του παρόντος, έχει καταβληθεί ή έχει παρακρατηθεί μέρος των 

οφειλόμενων τελών γάμου των μετόχων, χωρίς να έχει ολοκληρωθεί η καταβολή ή η 

παρακράτηση του συνολικά οφειλόμενου ποσού, σύμφωνα με τα άρθρα 56 έως 60 του π.δ. 

της 21ης/31ης.10.1932 και το ποσό που καταβλήθηκε υπολείπεται του ποσού της οικείας 

κατηγορίας μισθολογικής κατάταξης, όπως αυτά προβλέπονται στην παρ. 1 του άρθρου 55Α 

του ίδιου διατάγματος, που προστίθεται με το άρθρο 38 του παρόντος, το Ταμείο παρακρατά 

αυτεπαγγέλτως τη χρηματική διαφορά μεταξύ των δύο ποσών από το μέρισμα που 

καταβάλλεται ή θα καταβληθεί στους μετόχους μετά την έξοδό τους από την υπηρεσία. Αν 

το ποσό που καταβλήθηκε υπερβαίνει το αντίστοιχο ποσό της παρ. 1 του άρθρου 55Α του 

π.δ. της 21ης/31ης.10.1932, η διαφορά δεν επιστρέφεται στον μέτοχο. 

8. Χρηματικά διαθέσιμα από τις κρατήσεις που διενεργήθηκαν μέχρι την έναρξη ισχύος του 

παρόντος, σύμφωνα με το άρθρο 7 του ν. 994/1949 (Α΄ 136) και τις κατ’ εξουσιοδότηση 

αυτού εκδοθείσες αποφάσεις, διατίθενται για την κάλυψη των αναγκών του δεύτερου 

εδαφίου του άρθρου 39 του παρόντος. 

9. Ο έλεγχος απόδοσης λογαριασμού για τα ΧΕΠ που εκδόθηκαν πριν από την έναρξη ισχύος 

του άρθρου 36Α του ν.δ. 721/1970 (Α΄ 251), που προστίθεται με το άρθρο 43 του παρόντος, 

διενεργείται από τις αρμόδιες υπηρεσίες ελέγχου βάσει των δικαιολογητικών της παρ. 1 του 

άρθρου 36Α του ν.δ. 721/1970, ανεξαρτήτως της ημερομηνίας έκδοσης ή απόδοσής τους. Για 

τα εκκρεμή ΧΕΠ των οποίων, κατά την έναρξη ισχύος του άρθρου 36Α, έχει παρέλθει η 

ημερομηνία απόδοσης λογαριασμού, αποδίδεται νόμιμα λογαριασμός και μετά την 

παρέλευση της σχετικής προθεσμίας, εφόσον προσκομίζονται στις αρμόδιες υπηρεσίες 

ελέγχου τα ανωτέρω δικαιολογητικά. Ομοίως, θεωρούνται νόμιμα τα ΧΕΠ εφόσον έχει ήδη 

αποδοθεί λογαριασμός με τα ανωτέρω δικαιολογητικά. 

10. Για την εφαρμογή του άρθρου 11 του ν. 4407/2016 (Α΄ 134), που τροποποιείται με το 

άρθρο 45 του παρόντος, οι προκηρύξεις που έχουν εγκριθεί πριν από την έναρξη ισχύος του 

παρόντος, καθώς και οι κατακυρώσεις τους, ως προς τις οποίες δεν έχει ολοκληρωθεί η 

σύναψη των αντίστοιχων συμβάσεων μίσθωσης, διέπονται από τις διατάξεις του παρόντος. 

11. Το έκτο εδάφιο της παρ. 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄ 166), περί αρχαιότητας 

των εντασσόμενων Αξιωματικών σε ειδικότητα του υγειονομικού σώματος, όπως 

αντικαθίσταται με το άρθρο 48 του παρόντος, ισχύει και για όσους έχουν ενταχθεί μέχρι την 

έναρξη ισχύος του παρόντος. 

12. Για τους αξιωματικούς που κατά την έναρξη ισχύος του παρόντος είναι εγγεγραμμένοι 

στις σχολές και τα τμήματα της παρ. 1 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄ 166), που 

τροποποιείται με το άρθρο 48 του παρόντος, η ένταξή τους σε έτερη ειδικότητα του 

υγειονομικού σώματος γίνεται σύμφωνα με τις διατάξεις που ίσχυαν έως την έναρξη ισχύος 

του παρόντος. 
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13. Οι υπηρετήσαντες στα Τάγματα Εθνοφυλακής Αμύνης και Τάγματα Εθνοφυλακής 

σύμφωνα με το ν.δ. 485/1970 (Α΄ 72) και τον ν. 1295/1982 (Α΄ 126), θεωρείται ότι 

υπηρέτησαν στις Μονάδες Εθνοφυλακής του άρθρου 62. 

14. Μέχρι την έκδοση του Στρατιωτικού Κανονισμού Οργάνωσης και Λειτουργίας της 

Εθνοφυλακής, της παρ. 19 του άρθρου 76, τα ζητήματα που ανακύπτουν ρυθμίζονται με 

διαταγές του Γενικού Επιτελείου Στρατού. 

15. Σπουδαστές Ανώτατων Στρατιωτικών Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων, της Στρατιωτικής Σχολής 

Αξιωματικών Σωμάτων, της Σχολής Αξιωματικών Νοσηλευτικής ή Ανώτερων Στρατιωτικών 

Σχολών Υπαξιωματικών που κατά την έναρξη ισχύος του παρόντος έχουν υποβάλει αίτηση 

ένταξης σε κατάσταση υπηρεσίας γραφείου ή ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς ή 

υπηρεσίας εδάφους, αναλόγως του Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων στον οποίο ανήκει η 

Σχολή, σύμφωνα με το άρθρο 30 του ν. 4609/2019 (Α΄ 67), το οποίο καταργείται με την περ. 

στ΄ του άρθρου 79 του παρόντος, απολύονται. 

 

Άρθρο 78 

Καταργούμενες διατάξεις 

 

Από την έναρξη ισχύος του παρόντος καταργούνται: 

α) Τα άρθρα 34, 56 έως 60 και 69 του π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 (Α΄ 387), περί καταβολής 

μερισμάτων και τελών γάμου των μετόχων του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού. 

β) Οι παρ. 1 έως 5 του άρθρου 2 του ν.δ. 4198/1961 (Α΄ 168), περί καταβολής μερισμάτων 

από το Μετοχικό Ταμείο Στρατού. 

γ) Η παρ. 2 του άρθρου 29 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 114), περί της υποχρέωσης παρουσίασης 

μετά από μακρά αναρρωτική άδεια. 

δ) Ο ν. 1295/1982 (Α΄ 126), περί Εθνοφυλακής.  

ε) Η παρ. 5 του άρθρου 8 του ν. 3257/2004 (Α΄ 143), περί των ορίων ηλικίας συμμετοχής στην 

Εθνοφυλακή.  

στ) Τα άρθρα 15 και 30 του ν. 4609/2019 (Α΄ 67), περί των Γραφείων Νομικής Προστασίας 

Στελεχών και μαθητών ειδικών καταστάσεων των στρατιωτικών σχολών. 

ζ) Το άρθρο 1 της υπό στοιχεία Φ.870/213/738196/24.6.1982, κοινής απόφασης των 

Υπουργών Προεδρίας της Κυβέρνησης και Εθνικής Άμυνας (Β΄ 431), περί σύνθεσης 

συλλογικών οργάνων. 

 

ΜΕΡΟΣ Η΄ 

ΕΝΑΡΞΗ ΙΣΧΥΟΣ 

 

Άρθρο 79 

Έναρξη ισχύος 

 

Η ισχύς του παρόντος αρχίζει από τη δημοσίευσή του στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως, 

πλην των εξής περιπτώσεων: 

α) των παροχών των άρθρων 4 και 10, για τα οποία ως ημερομηνία έναρξης χορήγησης 

ορίζεται η πρώτη Ιανουαρίου του αμέσως επόμενου έτους από την παρέλευση δύο (2) ετών 

από την ημερομηνία δημοσίευσης του παρόντος και αφορά στις δαπάνες και στα έξοδα τα 

οποία πραγματοποιούνται μετά την ως άνω ημερομηνία,  
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β) των εισφορών και κρατήσεων των άρθρων 6 και 12, για τα οποία ως ημερομηνία έναρξης 

ορίζεται η πρώτη ημέρα του δεύτερου μήνα μετά τη δημοσίευση του παρόντος και  

γ) του άρθρου 25, η ισχύς του οποίου αρχίζει από την 1η.3.2022. 

 

 

 

Αθήνα, 13 Ιανουαρίου 2023 

 

ΟΙ ΥΠΟΥΡΓΟΙ  

 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

 

 

 

Χρ. Σταϊκούρας 

 

 

 

Σπ. - Αδ. Γεωργιάδης 

 

 

 

Ν. Παναγιωτόπουλος 

 

ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ 

 

ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ 

ΥΠΟΘΕΣΕΩΝ 

 

ΥΓΕΙΑΣ 

 

 

 

Ν. Κεραμέως 

 

 

 

Κων. Χατζηδάκης 

 

 

 

Αθ. Πλεύρης 

 

ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΤΟΥ ΠΟΛΙΤΗ 

 

ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ  

 

ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ 

 

 

 

Π. Θεοδωρικάκος 

 

 

 

Κων. Τσιάρας 

 

 

 

Μ. Βορίδης 

  

ΝΑΥΤΙΛΙΑΣ ΚΑΙ ΝΗΣΙΩΤΙΚΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ 

 

  

 

 

Ι. Πλακιωτάκης 
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Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 

 

 

 

Θ. Σκυλακάκης 

 

 

 

 

Ο ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 

 

 

 

Ελ. Αυγενάκης 
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 ΑΝΑΛΥΣΗ ΣΥΝΕΠΕΙΩΝ ΡΥΘΜΙΣΗΣ 

ΤΙΤΛΟΣ ΑΞΙΟΛΟΓΟΥΜΕΝΗΣ ΡΥΘΜΙΣΗΣ 

Επισπεύδον Υπουργείο: Εθνικής Άμυνας 

Στοιχεία επικοινωνίας: Συνταγματάρχης (ΝΟΜ) Μαρία Τσελεπίδου, Διευθύντρια Γραφείου 

Νομοθετικής Πρωτοβουλίας, τηλ. επικοινωνίας: 2106598215, 511, 716, e-mail: gnp@mod.mil.gr 

Επιλέξατε από τον παρακάτω κατάλογο τον τομέα ή τους τομείς νομοθέτησης 
στους οποίους αφορούν οι βασικές διατάξεις της αξιολογούμενης ρύθμισης: 

ΤΟΜΕΙΣ ΝΟΜΟΘΕΤΗΣΗΣ 
(Χ) 

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ - ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ1 

ΕΘΝΙΚΗ ΑΜΥΝΑ – ΕΞΩΤΕΡΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ2 Χ 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ / ΔΗΜΟΣΙΟΝΟΜΙΚΗ / ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ3 

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ4 

ΔΗΜΟΣΙΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗ – ΔΗΜΟΣΙΑ ΤΑΞΗ – ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ5 

ΑΝΑΠΤΥΞΗ – ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΗ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΑ6 

1 Τομέας νομοθέτησης επί θεμάτων Υπουργείου Παιδείας & Θρησκευμάτων και Υπουργείου Πολιτισμού & 
Αθλητισμού. 

2 Τομέας νομοθέτησης επί θεμάτων Υπουργείου Εθνικής Άμυνας και Υπουργείου Εξωτερικών. 
3 Τομέας νομοθέτησης επί θεμάτων Υπουργείου Οικονομικών. 
4 Τομέας νομοθέτησης επί θεμάτων Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων και Υπουργείου 

Υγείας. 
5 Τομέας νομοθέτησης επί θεμάτων Υπουργείου Εσωτερικών, Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης, 

Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη και Υπουργείου Δικαιοσύνης. 
6 Τομέας νομοθέτησης επί θεμάτων Υπουργείου Ανάπτυξης & Επενδύσεων, Υπουργείου Περιβάλλοντος & 

Ενέργειας, Υπουργείου Υποδομών & Μεταφορών, Υπουργείου Ναυτιλίας & Νησιωτικής Πολιτικής, 
Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων και Υπουργείου Τουρισμού. 

ΣΧΕΔΙΟ ΝΟΜΟΥ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ  
ΜΕ ΤΙΤΛΟ 

«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας 
των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» 
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Α. Αιτιολογική έκθεση   

 

Η «ταυτότητα» της αξιολογούμενης ρύθμισης 

1. Ποιο ζήτημα αντιμετωπίζει η αξιολογούμενη ρύθμιση; 

 
Στο Μέρος Α΄ προσδιορίζονται ο σκοπός και το αντικείμενο του νόμου. 

Στο Μέρος Β΄ περιλαμβάνονται ρυθμίσεις για τη μέριμνα του προσωπικού των 

Ενόπλων Δυνάμεων, για τα Μετοχικά Ταμεία και λοιπά θέματα οικονομικής φύσης. 

Ειδικότερα, συστήνονται Ειδικοί Λογαριασμοί Πρόνοιας στον Στρατό Ξηράς και την 

Πολεμική Αεροπορία και αντιμετωπίζονται ζητήματα υγειονομικής περίθαλψης και 

μέριμνας των εν ενεργεία και εν αποστρατεία στελεχών και των πολιτικών 

υπαλλήλων του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. Τέλος, ρυθμίζονται θέματα που 

αφορούν σε παροχές των Μετοχικών Ταμείων Στρατού και Ναυτικού στα στελέχη 

των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Στο Μέρος Γ΄ ρυθμίζονται ζητήματα σταδιοδρομίας και εξέλιξης στελεχών των 

Ενόπλων Δυνάμεων. Μεταξύ άλλων, ρυθμίζονται θέματα απονομής 

αποστρατευτικού βαθμού στους Εθελοντές Μακράς Θητείας, καθώς και θέματα 

κρίσεων και προαγωγών διαφόρων κατηγοριών στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Με τις ρυθμίσεις του Μέρους Δ΄ αντιμετωπίζονται ζητήματα στρατολογικής φύσης. 

Ενδεικτικά, τροποποιούνται διατάξεις που αφορούν στη μεταφορά στρατευσίμων 

από έναν Κλάδο σε άλλο Κλάδο των Ενόπλων Δυνάμεων, την απαλλαγή από την 

υποχρέωση στράτευσης και τη χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και δικτυακών 

υποδομών για την κλήση στρατευσίμων και εφέδρων για κατάταξη. 

Στο Μέρος Ε΄ επικαιροποιείται το νομικό πλαίσιο που διέπει τον θεσμό της 

Εθνοφυλακής. Ειδικότερα, επιδιώκεται η συμπλήρωση του ισχύοντος θεσμικού 

πλαισίου αλλά και η αντιμετώπιση εγγενών αδυναμιών αυτού ως προς: 

α. τη στελέχωση των Μονάδων Εθνοφυλακής και την εκπαίδευση του προσωπικού, 

β. τα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις των Εθνοφυλάκων, 

γ. τη σχέση εργασίας μεταξύ του Εθνοφύλακα και του Δημοσίου, 

δ. τη συμμετοχή του πολιτικού προσωπικού των μονάδων Εθνοφυλακής στην 
εκπαίδευση, 

ε. τη συμμετοχή γυναικείου προσωπικού στην Εθνοφυλακή. 

Τέλος, στο Μέρος ΣΤ΄ αντιμετωπίζονται ειδικότερα ζητήματα αρμοδιότητας του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, τα οποία απαιτούν νομοθετική παρέμβαση, 

προκειμένου να καταστούν οι οικείες διατάξεις περισσότερο λειτουργικές και 

αποτελεσματικές, ενώ στο Μέρος Ζ΄ περιλαμβάνονται οι εξουσιοδοτικές, 

μεταβατικές και καταργούμενες διατάξεις του σχεδίου νόμου, καθώς επίσης και η 

έναρξη ισχύος. 

2. Γιατί αποτελεί πρόβλημα;  
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Αναφορικά με το Μέρος Β΄, επισημαίνεται ότι μέχρι σήμερα υφίστανται ανεπίλυτα 

προβλήματα που αφορούν στη μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων 

Δυνάμεων, όπως η μη ύπαρξη ταμείων πρόνοιας για τα στελέχη του Στρατού Ξηράς 

και της Πολεμικής Αεροπορίας, σε αντίθεση με το Πολεμικό Ναυτικό, το οποίο 

διαθέτει ταμείο πρόνοιας από το 1954 [ν.δ. 2997/1954, (Α΄ 210)]. Επιπρόσθετα, οι 

διατάξεις του ισχύοντος θεσμικού πλαισίου, που αφορά στην ένταξη των στελεχών 

των Ενόπλων Δυνάμεων σε ειδικές καταστάσεις για λόγους υγείας, δυσχεραίνουν τη 

λήψη σχετικής απόφασης από το ανώτατο συμβούλιο του οικείου Κλάδου ή από το 

Συμβούλιο Αρχηγών Γενικών Επιτελείων (ΣΑΓΕ) και δημιουργούν στρεβλώσεις στην 

εύρυθμη λειτουργία της υπηρεσίας. Τέλος, διαπιστώθηκαν δυσχέρειες κατά την 

εφαρμογή της υφιστάμενης νομοθεσίας που αφορά στις παροχές και στη λειτουργία 

των Μετοχικών Ταμείων Στρατού και Ναυτικού, στην απόδοση λογαριασμού για τα 

Χρηματικά Εντάλματα Προπληρωμής (ΧΕΠ), καθώς επίσης και στα ζητήματα 

αξιοποίησης ακίνητης περιουσίας των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Σχετικά με το Μέρος Γ΄, υφίσταται ανακολουθία σχετικά με τη λήψη του βαθμού του 

Υπολοχαγού ή του Λοχαγού ως αποστρατευτικού βαθμού των Εθελοντών Μακράς 

Θητείας. Επιπλέον, έχουν ανακύψει προβλήματα κατά την εφαρμογή της 

νομοθεσίας σχετικά με την εξέλιξη και τις προαγωγές ορισμένων κατηγοριών 

στρατιωτικού προσωπικού.  

Όσον αφορά στο Μέρος Δ΄, κατά την εφαρμογή της στρατολογικής νομοθεσίας 

διαπιστώθηκαν δυσχέρειες σχετικά με τη διαδικασία χορήγησης ευεργετημάτων 

στους στρατευσίμους, η δε κλήση προς κατάταξη τόσο των στρατευσίμων όσο και 

των εφέδρων γίνεται με μεθόδους οι οποίες δεν ανταποκρίνονται στις σύγχρονες 

απαιτήσεις της ψηφιακής διακυβέρνησης. 

Ως προς το Μέρος Ε΄, το ισχύον θεσμικό πλαίσιο της Εθνοφυλακής δεν εξυπηρετεί 

την αποστολή που καλείται να επιτελέσει ο θεσμός στο σύγχρονο επιχειρησιακό 

περιβάλλον, όπως διαμορφώνεται από τις εθνικές και διεθνείς εξελίξεις. Ειδικότερα, 

οι σύγχρονες επιχειρησιακές, κοινωνικές και οικονομικές απαιτήσεις αναδεικνύουν 

την ανάγκη να επαναπροσδιοριστούν υφιστάμενες προβλέψεις ή να θεσπιστούν 

νέες, ούτως ώστε να διαμορφωθεί ένα πλήρες και λειτουργικό θεσμικό πλαίσιο. Η 

δυσχέρεια εφαρμογής της υφιστάμενης νομοθεσίας [ν. 1295/1982, (Α΄ 126)], 

επιτείνεται από το γεγονός ότι σημαντικά θέματα λειτουργίας της Εθνοφυλακής 

ρυθμίζονται με παραπομπή σε καταργηθείσα νομοθεσία, καθιστώντας με τον τρόπο 

αυτό προβληματική την εφαρμογή των επίμαχων διατάξεων.  

Αναφορικά με το Μέρος ΣΤ΄, κατά την εφαρμογή της νομοθεσίας σχετικά με 

ειδικότερα θέματα αρμοδιότητας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, αναδείχθηκαν 

ελλείψεις, όπως η μη ύπαρξη Υπευθύνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού 

Χαρακτήρα (DPO) εντός των οργανικών μονάδων του Υπουργείου. Τέλος, υφίσταται 

ανάγκη εναρμόνισης του θεσμικού πλαισίου του Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων 

Δυνάμεων και του Στρατιωτικού Ποινικού Κώδικα (ΣΠΚ) με το Σύνταγμα, κατόπιν της 

τελευταίας αναθεώρησής του. 

3. Ποιους φορείς ή πληθυσμιακές ομάδες αφορά; 
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Τα Μέρη Β΄, Γ΄, Δ΄ και ΣΤ΄ αφορούν, κυρίως στο στρατιωτικό προσωπικό των 

Ενόπλων Δυνάμεων, καθώς και σε ορισμένες κατηγορίες πολιτών, όπως οι 

στρατεύσιμοι και οι συμμετέχοντες σε διαγωνιστικές διαδικασίες για την εκμίσθωση 

ακινήτων των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Το Μέρος Ε΄ αφορά στο εν εφεδρεία στρατιωτικό προσωπικό που διαμένει σε 

νευραλγικές κυρίως περιοχές της ακριτικής Ελλάδας και θα κληθεί να καταταχθεί 

στην Εθνοφυλακή. Δεδομένης της αποστολής της Εθνοφυλακής, που συνίσταται στη 

συνδρομή των Ενόπλων Δυνάμεων στην εκπλήρωση της αποστολής τους, η 

αξιολογούμενη ρύθμιση αφορά έμμεσα στο σύνολο των πολιτών. 

   

Η αναγκαιότητα της αξιολογούμενης ρύθμισης 

4. 

Το εν λόγω ζήτημα έχει αντιμετωπιστεί με νομοθετική ρύθμιση στο παρελθόν; 
ΝΑΙ                 ΟΧΙ      

 
Εάν ΝΑΙ, ποιο είναι το ισχύον νομικό πλαίσιο που ρυθμίζει το ζήτημα; 

 

Στα Μέρη Β΄, Γ΄, Δ΄ και ΣΤ΄ οι ρυθμίσεις που τροποποιούνται ή αντικαθίστανται είναι οι 

εξής: Τα άρθρα 2, 10 και 14 του α.ν. 1137/1946 (Α΄ 113), το άρθρο 2 του ν. 4336/2015 (Α΄ 

94), το άρθρο 19 του ν. 4361/2016 (Α΄ 10), τα άρθρα 24, 25, 36 και 66 του ν.δ. 1400/1973 

(Α΄ 114), τα άρθρα 55 και 79 του π.δ. 21/31.10.1932 (Α΄ 387), το άρθρο 23 του π.δ. της 

10ης Μαΐου/20ής Ιουλίου 1926, το άρθρο 1 του ν. 1106/1980 (Α΄ 301), το άρθρο 1 του 

α.ν. 559/1937 (Α΄ 107), τα άρθρα 15 και 18 του ν.δ. 398/1974 (Α΄ 116), το άρθρο 3 του ν. 

354/1976 (Α΄ 148), το άρθρο 1 του ν.δ. 4198/1961 (Α΄ 168), το άρθρο 1 του ν.δ. 

2554/1953 (Α΄ 230), το ν.δ. 721/1970 (Α΄ 251), το άρθρο 33 του ν.δ. 1044/1971 (Α΄ 245), 

τα άρθρα 11 και 13 του ν. 4407/2016 (Α΄ 134), το άρθρο 13 του ν. 1848/1989 (Α΄ 112), το 

άρθρο 26 του ν. 1911/1990 (Α΄166), το άρθρο 12 του ν. 3648/2008 (Α΄ 38), τα άρθρα 5, 

26, 34 του ν. 3883/2010 (Α΄ 167), το άρθρο 37 του ν. 4494/2017 (Α΄ 165), τα άρθρα 12, 

13, 19, 21, 31, 37, 49 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302), το άρθρο 72 του ν. 3433/2006 (Α´ 20), το 

άρθρο 21 του ν.δ. 562/1970 (Α΄ 127), το άρθρο 3 του ν.δ. 1032/1971 (Α΄ 232), το άρθρο 

20 του ν. 4735/2020 (Α΄ 197), το άρθρο 7 του ν.δ. 132/1969 (Α΄ 35) και το άρθρο 25 του 

ν. 4609/2019 (Α΄ 67). 

Επιπλέον, καταργούνται οι ακόλουθες διατάξεις: τα άρθρα 34 και 56 έως 60 και 69 του 

π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 (Α΄ 381), οι παρ. 1 έως 5 του άρθρου 2 του ν.δ. 4198/1961 

(Α΄ 168), η παρ. 2 του άρθρου 29 του ν. δ. 1400/1973, ο ν. 1295/1982 (Α΄ 126), η παρ. 5 

του άρθρου 8 του ν. 3257/2004, τα άρθρα 15 και 30 του ν. 4609/2019 (Α΄67) και το άρθρο 

1 της υπό στοιχεία Φ.870/213/738196/24.6.1982 κοινής απόφασης των Υπουργών 

Προεδρίας της Κυβέρνησης και Εθνικής Άμυνας (Β΄ 431). 

5. Γιατί δεν είναι δυνατό να αντιμετωπιστεί στο πλαίσιο της υφιστάμενης νομοθεσίας 
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i)   με αλλαγή προεδρικού 
διατάγματος, 
υπουργικής απόφασης 
ή άλλης κανονιστικής 
πράξης; 

Απαιτείται ψήφιση τυπικού νόμου, καθώς το ισχύον 

νομοθετικό πλαίσιο δεν παρέχει εξουσιοδοτική διάταξη 

για την έκδοση προεδρικού διατάγματος, υπουργικής 

απόφασης ή άλλης κανονιστικής πράξης με αντικείμενο 

που εμπίπτει στα ρυθμιζόμενα με τις προτεινόμενες 

διατάξεις. 

ii)  με αλλαγή διοικητικής  
πρακτικής 
συμπεριλαμβανομένης 
της δυνατότητας νέας 
ερμηνευτικής 
προσέγγισης της 
υφιστάμενης 
νομοθεσίας; 

Ενόψει των παραπάνω διαπιστώσεων, οι στόχοι που 

επιδιώκονται με την αξιολογούμενη ρύθμιση δεν είναι 

δυνατόν να επιτευχθούν με αλλαγή διοικητικής 

πρακτικής, συμπεριλαμβανομένης της δυνατότητας 

νέας ερμηνευτικής προσέγγισης της υφιστάμενης 

νομοθεσίας. 

iii) με διάθεση 
περισσότερων 
ανθρώπινων και 
υλικών πόρων; 

Οι στόχοι που επιδιώκονται με την αξιολογούμενη 

ρύθμιση δεν είναι δυνατόν να επιτευχθούν με διάθεση 

περισσότερων ανθρώπινων και υλικών πόρων. 

Συναφείς πρακτικές  

6. 

 
Έχετε λάβει υπόψη συναφείς πρακτικές;            ΝΑΙ                 ΟΧΙ      
 
Εάν ΝΑΙ, αναφέρατε συγκεκριμένα: 
 

i)   σε άλλη/ες χώρα/ες 
της Ε.Ε. ή του ΟΟΣΑ: 

 
 

ii)  σε όργανα της Ε.Ε.: 
 
 

iii) σε διεθνείς 
οργανισμούς: 

 
 

Στόχοι αξιολογούμενης ρύθμισης 

7. 
Σημειώστε ποιοι από τους στόχους βιώσιμης ανάπτυξης των Ηνωμένων Εθνών 
επιδιώκονται με την αξιολογούμενη ρύθμιση 
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8. Ποιοι είναι οι στόχοι της αξιολογούμενης ρύθμισης;  

i)   βραχυπρόθεσμοι: 

Με τις προωθούμενες διατάξεις σκοπείται η βελτίωση των 

παροχών των Μετοχικών Ταμείων του Στρατού και του 

Ναυτικού και των παροχών υγείας από το Νοσηλευτικό 

Ίδρυμα του Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.), η 

αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα 

σταδιοδρομικής φύσης και μεταθέσεων των στελεχών, 

καθώς και η αντιμετώπιση δυσχερειών του διοικητικού 

μηχανισμού λειτουργίας των Ενόπλων Δυνάμεων ως 

κρατικής οντότητας. 

Επιπλέον, επιδιώκεται η διεύρυνση των κατηγοριών του 

προσωπικού που κατατάσσεται στην Εθνοφυλακή, η 

παροχή κινήτρων για την κατάταξη και η επέκταση του 

εύρους των ανατιθέμενων αποστολών, με στόχο την άμεση 

ενίσχυση του θεσμού της Εθνοφυλακής σε προσωπικό και η 

πρόβλεψη αυστηρότερων κυρώσεων σε περίπτωση μη 

κατάταξης. 

ii)  μακροπρόθεσμοι: 

Με την ίδρυση των Ειδικών Λογαριασμών Πρόνοιας του 

Στρατού Ξηράς και της Πολεμικής Αεροπορίας επιδιώκεται 

μακροπρόθεσμα η αποτελεσματική ενάσκηση 

αλληλοβοήθειας του προσωπικού, καθώς επίσης και των 

μελών των οικογενειών τους. 

Επιπλέον, μέσω της ενίσχυσης του θεσμού της 

Εθνοφυλακής διασφαλίζεται η αποτελεσματικότερη 

εκπλήρωση της αποστολής της και κατ’ επέκταση η 

βελτίωση και προαγωγή της παρεχόμενης από τις Ένοπλες 

Δυνάμεις υπηρεσίας εθνικής άμυνας και ασφάλειας. 
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9. Ειδικότεροι στόχοι ανάλογα με τον τομέα νομοθέτησης7 

 
 Εθνική άμυνα - Εξωτερική πολιτική:  

Λόγω της ιδιάζουσας φύσης των τομέων αυτών πολιτικής, επαφίεται στην κρίση του επισπεύδοντος 
υπουργείου, ανάλογα με το συγκεκριμένο αντικείμενο κάθε ρύθμισης, το εάν θα ενσωματώνονται 
δείκτες στην Ανάλυση. 
 
 

                                                 
Α7   Για την ενδεικτική παράθεση δεικτών αξιοποιήθηκαν οι βάσεις δεδομένων του ΟΟΣΑ 

(https://data.oecd.org/Greece.htm) και της ΕΛΣΤΑΤ (http://www.statistics.gr/). 

Κατ’ άρθρο ανάλυση αξιολογούμενης ρύθμισης 

14. Σύνοψη στόχων κάθε άρθρου 

Άρθρο Στόχος 

1 Καθορίζεται ο σκοπός του νόμου που συνίσταται στη βελτίωση της 

μέριμνας υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, στην επίλυση 

ζητημάτων που έχουν ανακύψει κατά την εφαρμογή της υφιστάμενης 

νομοθεσίας, λόγω ερμηνευτικών δυσχερειών και παρωχημένων 

ρυθμίσεων, στον εξορθολογισμό των στρατολογικών διατάξεων και στην 

αναβάθμιση του θεσμού της Εθνοφυλακής προκειμένου να καταστεί 

αποτελεσματικότερος και να συμβάλλει στην αμυντική θωράκιση της 

χώρας. 

2 Περιγράφεται το αντικείμενο του νόμου, το οποίο αφορά, μεταξύ άλλων, 

στη λήψη μέτρων μέριμνας για το προσωπικό, στη ρύθμιση οικονομικών 

και διοικητικών ζητημάτων των Μετοχικών Ταμείων, στην αξιοποίηση της 

ακίνητης περιουσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, στη ρύθμιση ζητημάτων 

σταδιοδρομίας και εξέλιξης στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων, στη 

ρύθμιση ζητημάτων στρατολογικής φύσης, στην επικαιροποίηση του 

νομικού πλαισίου για την Εθνοφυλακή, στην αντιμετώπιση ειδικότερων 

ζητημάτων αρμοδιότητας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, όπως η 

σύσταση Γραφείου Υπευθύνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού 

Χαρακτήρα, στρατιωτικών σχολών, καθώς επίσης και στη σύσταση 

νομοπαρασκευαστικής επιτροπής για την αντικατάσταση διατάξεων του 

Κώδικα Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων και του 

Στρατιωτικού Ποινικού Κώδικα (ΣΠΚ). 

3 Προβλέπεται η σύσταση του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας στον Στρατό 

Ξηράς. 

4 Περιγράφεται ο σκοπός του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας στον Στρατό 

Ξηράς, που συνίσταται στην οργάνωση και ενάσκηση αλληλοβοήθειας 

στο εν ενεργεία προσωπικό του Στρατού Ξηράς και των Κοινών Σωμάτων, 

που είναι μέτοχοι του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, καθώς και στα μέλη 

των οικογενειών τους, όπως καθορίζονται στο π.δ. 432/1983 (Α’ 162), το 

οποίο εκδίδεται κατ’ εξουσιοδότηση του ν. 154/1975 (Α’ 185). Η πρόνοια 
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εξασφαλίζεται με τη χορήγηση βοηθήματος, για δαπάνες που δεν 

αναγνωρίζει το Δημόσιο, καθώς και με τη χορήγηση συμπληρωματικού 

βοηθήματος για δαπάνες που αναγνωρίζει το Δημόσιο και αφορούν 

ιδίως στην παροχή υγειονομικής περίθαλψης, στην κάλυψη εκτάκτων 

αναγκών και στην παροχή δικηγορικής αρωγής. 

5 Καθορίζονται τα όργανα διοίκησης του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας 

Στρατού Ξηράς. 

6 Προσδιορίζονται οι πόροι του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Στρατού 

Ξηράς. 

7 Καθιερώνεται η τήρηση αποθεματικού κεφαλαίου που σχηματίζεται από 

την κατ’ έτος παρακράτηση ποσοστού επί των καθαρών ετησίων εσόδων 

του λογαριασμού, ενώ προβλέπεται η δυνατότητα αξιοποίησης μέρους ή 

του συνόλου του υφιστάμενου αποθεματικού προηγούμενου ή 

προηγούμενων ετών για την εκπλήρωση των σκοπών του Ειδικού 

Λογαριασμού Πρόνοιας Στρατού Ξηράς. Με την αξιολογούμενη ρύθμιση, 

επιδιώκεται η εξασφάλιση της αποτελεσματικότητας των υφιστάμενων ή 

των μελλοντικών πόρων σε σχέση με τον σχεδιασμό των παροχών που 

καλούνται να χρηματοδοτήσουν και σε συνδυασμό με τον μη 

κερδοσκοπικό χαρακτήρα, την κοινωνική αποστολή, το πληθυσμιακό 

πεδίο στο οποίο απευθύνεται, καθώς και τη δυσμενή οικονομική 

συγκυρία. 

8 Καθορίζονται οι αρμοδιότητες και τα καθήκοντα των οργάνων που 

ασκούν τη διοίκηση του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας Στρατού Ξηράς.  

9 Συστήνεται Ειδικός Λογαριασμός Πρόνοιας στην Πολεμική Αεροπορία.  

10 Περιγράφεται ο σκοπός του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας στην 

Πολεμική Αεροπορία, που αφορά στην οργάνωση και την ενάσκηση 

αλληλοβοήθειας στο εν ενεργεία προσωπικό της Πολεμικής Αεροπορίας, 

που είναι μέτοχοι του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας, καθώς και στα 

μέλη των οικογενειών τους, όπως καθορίζονται στο π.δ. 432/1983 (Α’ 

162), το οποίο εκδίδεται κατ’ εξουσιοδότηση του ν. 154/1975 (Α’ 185), με 

τη χορήγηση βοηθήματος, για δαπάνες που δεν αναγνωρίζει το Δημόσιο, 

καθώς και συμπληρωματικού βοηθήματος για δαπάνες που αναγνωρίζει 

το Δημόσιο και αφορούν στην παροχή υγειονομικής περίθαλψης, στην 

κάλυψη εκτάκτων αναγκών και στην παροχή δικηγορικής αρωγής. 

11 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση, καθορίζονται τα όργανα διοίκησης του 

Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας στην Πολεμική Αεροπορία. 

12 Προσδιορίζονται οι πόροι του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας στην 

Πολεμική Αεροπορία. 

13 Καθιερώνεται η τήρηση αποθεματικού κεφαλαίου που σχηματίζεται από 

την κατ’ έτος παρακράτηση ποσοστού επί των καθαρών ετησίων εσόδων 

του λογαριασμού, ενώ προβλέπεται η δυνατότητα αξιοποίησης μέρους ή 

του συνόλου του υφιστάμενου αποθεματικού προηγούμενου ή 

προηγούμενων ετών για την εκπλήρωση των σκοπών του Ειδικού 

Λογαριασμού Πρόνοιας στην Πολεμική Αεροπορία. Με την 

αξιολογούμενη ρύθμιση, επιδιώκεται η εξασφάλιση της 
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αποτελεσματικότητας των υφιστάμενων ή των μελλοντικών πόρων σε 

σχέση με τον σχεδιασμό των παροχών που καλούνται να 

χρηματοδοτήσουν και σε συνδυασμό με τον μη κερδοσκοπικό 

χαρακτήρα, την κοινωνική αποστολή, το πληθυσμιακό πεδίο στο οποίο 

απευθύνεται, καθώς επίσης και τη δυσμενή οικονομική συγκυρία. 

14 Καθορίζονται οι αρμοδιότητες και τα καθήκοντα των οργάνων που 

ασκούν τη διοίκηση του Ειδικού Λογαριασμού Πρόνοιας στην Πολεμική 

Αεροπορία.  

15 Αντικαθίσταται το άρθρο 2 του α.ν. 1137/1946 (Α’ 113) προκειμένου να 

συμπεριληφθούν στους δικαιούμενους νοσηλείας στο Νοσηλευτικό 

Ίδρυμα Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.), με υποχρέωση 

καταβολής μηνιαίας εισφοράς, οι εν ενεργεία υπαξιωματικοί του 

Στρατού Ξηράς, των Κοινών Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων, της 

Ελληνικής Αστυνομίας και της τέως Χωροφυλακής, αν τυγχάνουν μέτοχοι 

του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, και το μόνιμο προσωπικό του 

Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., εφόσον καταβάλλουν μηνιαία εισφορά υπέρ αυτού. Επίσης, 

αποσαφηνίζεται το καθεστώς που ισχύει για τα μέλη της οικογένειας των 

προσώπων που δικαιούνται νοσηλεία. Τέλος, παρέχεται η δυνατότητα 

στο Διοικητικό Συμβούλιο του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. να εγκρίνει τη νοσηλεία λοιπών 

προσώπων. Η εν λόγω αρμοδιότητα μπορεί να μεταβιβαστεί από το 

Διοικητικό Συμβούλιο στον Γενικό Διευθυντή και, σε περίπτωση 

απουσίας ή κωλύματος αυτού, στον Υποδιευθυντή. 

16 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση αντικαθίσταται το άρθρο 10 του α.ν. 

1137/1946 (A’ 113) προκειμένου να καθορισθεί ρητά η υποχρέωση 

καταβολής μηνιαίας εισφοράς των αναφερομένων στις περ. α’, β’ και γ 

της παρ. 2 του άρθρου 2, καθώς και το ύψος αυτής.  

17 Αντικαθίσταται το άρθρο 14 του α.ν. 1137/1946 (Α’ 113), ώστε να 

αποσαφηνισθεί ο τρόπος υπολογισμού της δαπάνης της υγειονομικής 

περίθαλψης στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. των εν ενεργεία στελεχών του Στρατού Ξηράς 

και των Κοινών Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων, καθώς και των 

στελεχών του Πολεμικού Ναυτικού και της Πολεμικής Αεροπορίας, 

σύμφωνα με το εκάστοτε ισχύον κρατικό τιμολόγιο.  

18 Επιλύεται η εκκρεμότητα της μισθολογικής αποκατάστασης των 

πολιτικών υπαλλήλων του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας που υπάγονται 

στην παρ. 23 του άρθρου 8 του ν. 2366/1995 (Α΄ 256). Συγκεκριμένα, 

αναγνωρίζεται το χρονικό διάστημα που μεσολάβησε από την κλήση 

τους προς κατάταξη ή την κύρωση των πινάκων επιτυχίας μέχρι την 

κατάταξη ή τον διορισμό τους αντίστοιχα, ως χρόνος που προσμετράται 

για τη μισθολογική τους εξέλιξη, σε συνέχεια της αντίστοιχης ρύθμισης 

της παρ. 2 του άρθρου 5 του ν. 3075/2002 (Α΄ 297), η οποία και έχει 

αναγνωρίσει τον ως άνω χρόνο για τα ίδια πρόσωπα ως συντάξιμο χρόνο 

από το Δημόσιο. 

19 Παρέχεται εξουσιοδότηση στους Υπουργούς Εθνικής Άμυνας και 

Οικονομικών να καθορίζουν, με απόφασή τους, ως ανώτατο όριο ημερών 

αποζημίωσης εκτός έδρας, που μπορεί να καταβληθεί στο προσωπικό 
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κατηγορίας ΔΕ Τεχνικών Οπλικών Συστημάτων και Πυρομαχικών – 

Ναρκαλιευτών για τη συμμετοχή τους σε αποστολές εξουδετέρωσης 

εκρηκτικών μηχανισμών, τις διακόσιες (200) ημέρες κατ’ έτος.  

20 Τροποποιείται το άρθρο 19 του ν. 4361/2016 (Α΄ 10) και εξαιρούνται οι 

πολιτικοί υπάλληλοι του Στρατού Ξηράς από τη χρήση των στρατιωτικών 

λεσχών ως μέλη τους. Παρόλα αυτά οι ανωτέρω εξακολουθούν να έχουν 

δικαίωμα εισόδου στις στρατιωτικές λέσχες χωρίς την καταβολή 

συνδρομής. 

21 Καταργείται η υποχρέωση καταβολής συνδρομής στις στρατιωτικές 

λέσχες του Στρατού Ξηράς και στη Λέσχη Αξιωματικών Ενόπλων 

Δυνάμεων από τους εν αποστρατεία στρατιωτικούς. 

22 Κατοχυρώνεται, σε εναρμόνιση με την αρχή της ισότητας και το 

συνταγματικό δικαίωμα στην υγεία, για τα στελέχη των Ενόπλων 

Δυνάμεων και τις οικογένειές τους, η παροχή υπηρεσιών εκτέλεσης 

συνταγών φαρμακευτικής κάλυψης από φαρμακεία που είναι 

συμβεβλημένα με τον Εθνικό Οργανισμό Παροχής Υπηρεσιών Υγείας 

(Ε.Ο.Π.Υ.Υ.). Συνεπώς, καθίσταται δυνατή η άμεση φαρμακευτική 

κάλυψη σε όλη την ελληνική επικράτεια εξασφαλίζοντας την πρόσβαση 

στην υγεία.  

23 Στο άρθρο 24 του ν.δ. 1400/1973 (Α’ 114), αντικαθίστανται οι παρ. 1 και 

6 και προστίθενται παρ. 7 και 8, οι οποίες είχαν καταργηθεί με το άρθρο 

2 του ν. 4609/2019 (Α’ 67) με αποτέλεσμα να επανακαθορίζονται οι 

διαδικασίες που ακολουθούνται μετά από τη λήξη της πρώτης μακράς 

αναρρωτικής άδειας. Συγκεκριμένα, επαναφέρεται η αποκλειστική 

αρμοδιότητα των Υγειονομικών Επιτροπών των Ενόπλων Δυνάμεων για 

τον έλεγχο της υγειονομικής κατάστασης των στελεχών και για την κρίση 

τους ως ικανών να υπαχθούν στις ειδικές καταστάσεις των άρθρων 14 

έως 16 του ν.δ. 1400/1973. 

24 Τροποποιείται η παρ. 1 του άρθρου 25 του ν.δ. 1400/1973 (Α’ 114) και 

επανακαθορίζονται οι διαδικασίες που ακολουθούνται μετά από τη λήξη 

της δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας. Με τον τρόπο αυτό 

αποφεύγεται ο πρόσθετος διοικητικός φόρτος που έχει δημιουργηθεί με 

το ισχύον πλαίσιο, απλουστεύεται η ακολουθητέα διαδικασία μετά από 

τη λήξη της δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας, 

εξοικονομούνται πόροι από άσκοπες μετακινήσεις του προσωπικού αλλά 

και διευκολύνονται τα ίδια τα στελέχη. 

25 Αντικαθίσταται η παρ. 1 του άρθρου 36 του ν.δ. 1400/1973 (Α’ 114) και 

προβλέπεται η διαγραφή των αξιωματικών, των Ανθυπασπιστών και των 

μονίμων υπαξιωματικών των Ενόπλων Δυνάμεων από την ενεργό 

υπηρεσία να διενεργείται την τελευταία ημέρα του επόμενου μήνα από 

τη δημοσίευση του προεδρικού διατάγματος της αποστρατείας τους και 

της σχετικής διοικητικής πράξης απομάκρυνσής τους. Η αξιολογούμενη 

ρύθμιση κρίνεται επιβεβλημένη, ώστε η έναρξη συνταξιοδότησης του 

προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων που αποστρατεύεται για 
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οποιονδήποτε λόγο να λαμβάνει χώρα την ημέρα κατά την οποία 

διαγράφηκε.  

26 Τροποποιείται η παρ. 6 του άρθρου 66 του ν.δ. 1400/1973 (Α’ 114) και 

σκοπείται η ομοιόμορφη εφαρμογή της διάταξης από τα Γενικά Επιτελεία 

των Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, λαμβάνοντας υπόψη ότι η 

ανάκληση στην ενέργεια της συγκεκριμένης κατηγορίας αποστράτων δεν 

εξυπηρετεί υπηρεσιακές ανάγκες, αλλά εντάσσεται στο ευρύτερο 

πλαίσιο κοινωνικής πολιτικής του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 

Συγκεκριμένα, στην παρ. 4 του άρθρου 66 του ν.δ. 1400/1973 

καθορίζεται η διαδικασία ανάκλησης στην ενέργεια μόνιμων από την 

εφεδρεία αξιωματικών. Ακολούθως, στην παρ. 6 προβλέπεται η 

ανάκληση στην ενεργό υπηρεσία μόνιμων από την εφεδρεία 

αξιωματικών για λόγους υγείας, ανεξαρτήτως ορίου ηλικίας και 

εγγραφής στα στελέχη της εφεδρείας. Η ανάκληση ενεργείται με 

απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, κατόπιν πρότασης του Αρχηγού 

του οικείου Γενικού Επιτελείου, ύστερα από γνωμάτευση της αρμόδιας 

κατά Κλάδο Ανώτατης Υγειονομικής Επιτροπής. Ωστόσο, λαμβάνοντας 

υπόψη ότι στον νόμο δεν ορίζεται αν οι ανακαλούμενοι στην ενέργεια 

για λόγους υγείας δικαιούνται την απόληψη μισθού, παρατηρήθηκαν 

στην πράξη διαφοροποιήσεις στη διοικητική πρακτική μεταξύ των 

Γενικών Επιτελείων. Περαιτέρω, διευκρινίζεται ότι ισχύει και γι’ αυτούς η 

περ. γ΄ του άρθρου 1 του ν.δ. 154/1975 (Α΄ 185), δυνάμει της οποίας οι 

ανακαλούμενοι στην ενέργεια εντάσσονται στους δικαιούχους 

υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία 

στρατιωτικοί. Τα ανωτέρω ισχύουν αναλογικά και για τους εν 

αποστρατεία ανθυπασπιστές και υπαξιωματικούς των Ενόπλων 

Δυνάμεων, δυνάμει της παρ. 1 του άρθρου 8 του ν. 2984/2002 (Α΄ 15). 

Με την προτεινόμενη διάταξη ορίζεται ρητά ότι το Δημόσιο δεν 

υποχρεούται πλέον στην καταβολή μισθού, δεδομένου ότι η ανάκληση 

στην ενέργεια είναι ευεργετική, και ότι αφορά αποκλειστικά στην παροχή 

υγειονομικής περίθαλψης με τους όρους που την απολαύουν και οι εν 

ενεργεία αξιωματικοί και δεν αντιστοιχεί στην παροχή ορισμένης 

εργασίας. Επιπλέον, με την προτεινόμενη διάταξη δεν επηρεάζονται το 

συνταξιοδοτικό τους δικαίωμα και οι συντάξιμες αποδοχές τους. 

27 Εφαρμόζεται ενιαία, από τους Ειδικούς Λογαριασμούς Αλληλοβοηθείας 

(ΕΛΟΑ) των τριών Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, η αναγνώριση της 

προϋπηρεσίας των Εθελοντών Μακράς Θητείας από την κατάταξή τους 

μέχρι την έναρξη ισχύος του ν. 2936/2001 (Α’ 166), ως μετοχική σχέση με 

τους οικείους Ειδικούς Λογαριασμούς Αλληλοβοηθείας. Με την 

αξιολογούμενη ρύθμιση, η αναγνώριση του χρόνου υπηρεσίας των 

Εθελοντών Μακράς Θητείας ενεργείται αυτεπάγγελτα κατά τη διάρκεια 

της εν ενεργεία υπηρεσίας τους, με παρακράτηση της επιπλέον 

εισφοράς, ενώ υπολειπόμενες εισφορές παρακρατούνται από το 

δικαιούμενο εφάπαξ βοήθημα.  Επίσης, για λόγους χρηστής διοίκησης, 

στην παρ. 2 κρίνεται σκόπιμο να υπάρξει πρόνοια ειδικά για όσους 
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Εθελοντές Μακράς Θητείας έχει λήξει η μετοχική τους σχέση με τον 

οικείο Ειδικό Λογαριασμό Αλληλοβοήθειας και η διαδικασία 

αναγνώρισης του επίμαχου χρόνου υπηρεσίας δεν είχε εκκινήσει κατά 

την ενεργό υπηρεσία τους, ώστε ο χρόνος αυτός να αναγνωρισθεί 

αυτεπάγγελτα με παρακράτηση του συνόλου των αναλογουσών 

κρατήσεων από το δικαιούμενο εφάπαξ βοήθημα, μόνο εφόσον δεν 

έχουν ακόμα λάβει το εφάπαξ βοήθημα ή επιστροφή των παγίων 

εισφορών τους. 

28 Αντικαθίσταται το άρθρο 79 του π.δ. 21/31.10.1932 (Α’ 387) και 

αναπροσαρμόζεται το βοήθημα λόγω θανάτου που καταβάλλεται στις 

χηρεύουσες οικογένειες των εν αποστρατεία μετόχων του Μετοχικού 

Ταμείου Ναυτικού για την αντιμετώπιση εξόδων πένθους και 

επανακαθορίζονται οι δικαιούχοι αυτού, προκειμένου να 

εξορθολογισθεί το υφιστάμενο νομικό πλαίσιο. Το ποσό αυτό δεν έχει 

τον χαρακτήρα κάλυψης των εξόδων κηδείας, αλλά οικονομικής 

ενίσχυσης της χηρεύουσας οικογένειας του εν αποστρατεία μετόχου 

κατά το πρώτο διάστημα του πένθους. Εάν, ωστόσο, δεν υφίστανται 

σύζυγος ή συμβιών ή τέκνα του θανόντος, το βοήθημα καταβάλλεται σε 

όποιον επωμίσθηκε τα έξοδα κηδείας, εφόσον υποβάλει σχετική αίτηση 

εντός αποκλειστικής προθεσμίας ενός (1) έτους από τον θάνατο του εν 

αποστρατεία μετόχου. 

29 Προστίθεται άρθρο 23Α στο π.δ. της 10ης Μαΐου/20ής Ιουλίου 1926 (Α’ 
241), με σκοπό την εναρμόνιση των καταστατικών διατάξεων του 
Μετοχικού Ταμείου Στρατού, που αφορούν στα μερίσματα των μετόχων 
του Ταμείου που εξέρχονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις, με τις διατάξεις 
του νέου μισθολογίου. Ειδικότερα, με τις διατάξεις του Κεφαλαίου Β’ 
(άρθρα 123-127) του Μέρους ΣΤ’ του ν. 4472/2017 (Α΄ 74) 
επανακαθορίζεται από την 1η.1.2017 το ειδικό μισθολόγιο των στελεχών 
των Ενόπλων Δυνάμεων. Τα στελέχη διακρίνονται σε μισθολογικές 
κατηγορίες ανάλογα με την προέλευσή τους και κατατάσσονται και 
εξελίσσονται σε μισθολογικά κλιμάκια ανάλογα με τον βαθμό που 
φέρουν και τα έτη υπηρεσίας τους. Για κάθε μισθολογικό κλιμάκιο 
καθορίζεται ποσό βασικού μισθού, το οποίο ενσωματώνει το μέχρι 
πρότινος προβλεπόμενο επίδομα χρόνου υπηρεσίας, το οποίο και 
καταργείται, καθώς και μέρος των λοιπών, επίσης καταργούμενων, 
επιδομάτων. Επομένως, μετά τη θέση σε ισχύ του νέου μισθολογίου 
κρίνεται απαραίτητη η τροποποίηση του ισχύοντος θεσμικού πλαισίου 
ως προς τη βάση υπολογισμού των καθοριζόμενων μεριδίων των 
δικαιούχων που εξέρχονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις από την 1η.1.2017 
και εντεύθεν, που είναι ο βασικός μισθός του μισθολογικού κλιμακίου 
της κατηγορίας με τον οποίο μισθοδοτούνται από την 1η.1.2017 τα 
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων Ασφαλείας. 
Σημειώνεται ότι ο επανακαθορισμός των μερισμάτων δεν θα έχει 
εφαρμογή στους μερισματούχους που έχουν ήδη δικαιωθεί μερίσματος 
με βάση τις προϊσχύουσες διατάξεις. Συγκεκριμένα, τα νέα μερίδια 
καταλαμβάνουν: 

α) τους αρχικούς δικαιούχους, με ημερομηνία απόδοσης μερίσματος από 
την 1η.1.2017 και εντεύθεν, 
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β) τις ορφανικές οικογένειες, λόγω θανάτου του αρχικού δικαιούχου 
στην ενέργεια από την 1η.1.2017, 

γ) τους μερισματούχους στους οποίους απονέμεται ή επαναπονέμεται 
μέρισμα από την 1η.1.2017. 

Τα νέα μερίδια δεν καταλαμβάνουν: 

α) τις ορφανικές οικογένειες των οποίων ο αρχικός δικαιούχος είχε 
δικαιωθεί μερίσματος με βάση τις προϊσχύσασες διατάξεις, 

β) τους μερισματούχους στους οποίους επαναχορηγείται μέρισμα 
κατόπιν αναστολής και οι οποίοι είχαν δικαιωθεί αρχικά μερίσματος πριν 
την 1η.1.2017. 

30 Προστίθεται παρ. 2Α στο άρθρο 1 του ν. 1106/1980 (Α’ 301) και 

εναρμονίζονται οι καταστατικές διατάξεις του Μετοχικού Ταμείου 

Στρατού, που αφορούν στα μερίσματα των μετόχων του Ταμείου που 

εξέρχονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις, με τις διατάξεις του ν. 4472/2017 

(Α’ 74). Με την παρ. 1 αυξάνεται ο αριθμός των μεριδίων στους 

διατελέσαντες Αρχηγούς Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας, Γενικού 

Επιτελείου Στρατού και Ελληνικής Αστυνομίας, στους Γενικούς 

Επιθεωρητές Στρατού και Διοικητές Στρατιάς και στους αντίστοιχους της 

Ελληνικής Αστυνομίας, καθώς και στους μερισματούχους οι οποίοι 

αποστρατεύθηκαν, κατά την αρχική αποστρατεία με διοικητικό βαθμό 

αυτόν του Αντιστράτηγου, Υποστράτηγου ή Ταξιάρχου, που εξήλθαν της 

ενεργού υπηρεσίας πριν την 1η.1.2017, προκειμένου να λαμβάνουν τον 

ίδιο αριθμό μεριδίων με τις αντίστοιχες περιπτώσεις δικαιούχων που 

κατέστησαν μερισματούχοι μετά την 1η.1.2017. Με την παρ. 2 

προβλέπεται ότι εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις, με τις οποίες το 

ύψος του μερίσματος εξαρτάται από τις διατάξεις κανονισμού και 

καταβολής της σύνταξης για τις ορφανικές οικογένειες. Τέλος, με την 

παρ. 3 διασφαλίζεται ότι δεν θα καταβληθεί μικρότερο μέρισμα, καθώς 

και Βοήθημα Οικογενειακής ή Επαγγελματικής Αυτοτέλειας σε σχέση με 

αυτό που καταβάλλεται σύμφωνα με τις προϊσχύσασες διατάξεις.  

31 Προστίθεται παρ. 3 στο άρθρο 1 του α.ν. 559/1937 (Α’ 84), προκειμένου 

να επέλθει εναρμόνιση με την αντίστοιχη του Μετοχικού Ταμείου 

Ναυτικού και του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας ως προς τη χορήγηση 

εκτάκτου βοηθήματος, υπό συγκεκριμένες προϋποθέσεις. Με τον τρόπο 

αυτό, διασφαλίζεται η ισότιμη αντιμετώπιση των μερισματούχων του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού με αυτούς του Μετοχικού Ταμείου 

Ναυτικού και του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας. 

32 Αντικαθίσταται το άρθρο 15 του ν.δ. 398/1974 (Α’ 116) με σκοπό τον 

επανακαθορισμό των δικαιούχων του εφάπαξ χρηματικού βοηθήματος 

που καταβάλλεται, σε περίπτωση θανάτου μετόχου, από τους Ειδικούς 

Λογαριασμούς Αλληλοβοήθειας Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, 

ανάλογα με το αν άφησε εν ζωή σύζυγο, συμβιούντα ή τέκνα (παρ. 2-3) ή 

όχι (παρ. 4-5). Αποκαθίσταται έτσι η συνταγματικά κατοχυρωμένη αρχή 

της ισότητας και της απαγόρευσης των διακρίσεων με βάση το φύλο. 
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33 Τροποποιείται η παρ. 1 του άρθρου 3 ν. 354/1976 (Α’ 148) και 

επανακαθορίζονται οι δικαιούχοι της εφάπαξ χρηματικής αρωγής που 

καταβάλλεται, σε περίπτωση θανάτου μετόχου, από τον Ειδικό 

Λογαριασμό Χρηματικής Αρωγής Οικογενειών Στρατιωτικών (ΕΛΧΑΟΣ) 

και συνακόλουθα αποκαθίσταται η συνταγματικά κατοχυρωμένη αρχή 

της ισότητας και της απαγόρευσης των διακρίσεων με βάση το φύλο.  

34 Προστίθεται δεύτερο εδάφιο στην παρ. 10 του άρθρου 1 του ν.δ. 

4198/1961 (Α’ 168) και προβλέπεται ότι η καταβολή μερίσματος από το 

Μετοχικό Ταμείο Πολιτικών Υπαλλήλων δεν αποκλείει τη μετέπειτα 

καταβολή μερίσματος από το Μετοχικό Ταμείο Στρατού εξαιτίας 

στρατιωτικής σύνταξης λόγω ανικανότητας για παθήσεις που προήλθαν 

εξαιτίας της υπηρεσίας. Η ανωτέρω ρύθμιση κρίνεται επιβεβλημένη για 

τη μέριμνα μιας ευαίσθητης κατηγορίας μερισματούχων του Μετοχικού 

Ταμείου Στρατού που, κατόπιν προσφοράς τους στις Ένοπλες Δυνάμεις 

και στο κοινωνικό σύνολο, δικαιώθηκαν ή θα δικαιωθούν σύνταξης για 

λόγους υγείας λόγω πάθησης που προήλθε εξαιτίας της υπηρεσίας, 

αποστρατεύτηκαν δηλαδή λόγω ανικανότητας που προκλήθηκε κατά την 

εκτέλεση των καθηκόντων τους και όχι λόγω οικειοθελούς αποχώρησής 

τους από την ενεργό υπηρεσία.  

35 Καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. 

Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α’ 222), στα 

μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν στους 

μερισματούχους τους τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και 

Αεροπορίας και οι οικείοι Ειδικοί Κλάδοι. Με την αξιολογούμενη 

ρύθμιση, ενισχύεται η θέση των στρατιωτικών συνταξιούχων, σε 

αναγνώριση της ιδιαίτερης βαρύτητας της συμβολής τους. 

36 Εναρμονίζεται το ποσό που καταβάλλουν οι μέτοχοι και μερισματούχοι 

του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, που αμείβονται βάσει του ν. 4472/2017 

(Α’ 74), λόγω τέλεσης γάμου, με το αντίστοιχο ποσό που κατέβαλαν 

μέτοχοι και μερισματούχοι πριν από την 1η.1.2017. Συγκεκριμένα, με το 

άρθρο 124 του ν. 4472/2017 διπλασιάστηκαν οι βασικοί μισθοί των 

μετόχων του Μετοχικού Ταμείου Στρατού και ως εκ τούτου 

διπλασιάστηκε και το ύψος του χρηματικού ποσού που υποχρεούνται να 

καταβάλλουν οι μέτοχοι και μερισματούχοι που τέλεσαν γάμο πριν από 

την 23η.7.2002. Με την αξιολογούμενη ρύθμιση, επιτυγχάνεται η ισότιμη 

μεταχείριση των ανωτέρω κατηγοριών μετόχων και μερισματούχων του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού. 

37 Τροποποιείται η περ. ε΄ του άρθρου 55 του π.δ. 21/31.10.1932 (Α΄387). 

Συγκεκριμένα, τα τέλη γάμου που προβλέπονται ως πόρος του 

Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού αντικαθίστανται από την κράτηση λόγω 

εγγραφής γάμου των μετόχων και μερισματούχων, βάσει της κατηγορίας 

μισθολογικής τους κατάταξης, προκειμένου να εναρμονιστούν οι 

καταστατικές διατάξεις του Ταμείου με τις διατάξεις του νέου 

μισθολογίου [ν. 4472/2017 (Α’ 74)].   
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38 Προστίθεται άρθρο 55Α στο π.δ. 21/31.10.1932 (Α’ 387) που καθορίζει τη 

διαδικασία και τις προϋποθέσεις διενέργειας της κράτησης λόγω 

εγγραφής γάμου. 

39 Επαναπροσδιορίζεται η κράτηση του άρθρου 7 του ν. 994/1949 (Α’ 136) 

επί των μετόχων του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού, που αποσκοπούσε 

στην ανέγερση ναυτικού νοσοκομείου, κατόπιν σύναψης δανείου, 

προκειμένου πλέον να καλύπτει ανάγκες σε υποδομές και εξοπλισμό των 

νοσοκομείων του Πολεμικού Ναυτικού και ανεξάρτητα από την 

προϋπόθεση σύναψης δανείου. 

40 Επαναφέρεται σε ισχύ η νομοθετική υποχρέωση των Μετοχικών Ταμείων 

Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας να εκπονούν τακτικά αναλογιστική 

μελέτη βιωσιμότητας. Η υποχρέωση εκπόνησης αναλογιστικών μελετών 

από τα Μετοχικά Ταμεία θεσπίστηκε αρχικά με την υποπερ. Ε΄ της περ. 3 

της υποπαρ. ΙΑ.2 της παρ. ΙΑ του άρθρου πρώτου του Κεφαλαίου Α΄ του 

ν. 4254/2014 (Α΄ 85), καταργήθηκε, όμως, στη συνέχεια, με την παρ. 2 

του άρθρου 47 του ν. 4387/2016 (Α΄ 85). 

41 Αναμορφώνεται η σύνθεση του Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού 

Ταμείου Στρατού, το οποίο αποτελείται από εν ενεργεία και εν 

αποστρατεία στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων και της Ελληνικής 

Αστυνομίας, καθώς και έναν (1) υπάλληλο κατηγορίας ΠΕ βαθμού Α΄ του 

Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους, ώστε να επιτυγχάνεται η 

αναλογικότερη εκπροσώπηση των ασφαλισμένων του Ταμείου.  

42 Αντικαθίσταται η παρ. 4 του άρθρου 18 του ν.δ. 398/1974 (Α’ 116) και 

καλύπτεται το νομικό κενό ως προς τον τρόπο υπολογισμού του 

εντοκισμού των προκαταβολών του εφάπαξ βοηθήματος από τους 

Ειδικούς Λογαριασμούς Αλληλοβοήθειας. Η υφιστάμενη ρύθμιση 

προβλέπει για τις καταθέσεις διαθεσίμων κεφαλαίων ν.π.δ.δ. επιτόκιο 

ίσο με αυτό της Τράπεζας της Ελλάδος. Ωστόσο, με το άρθρο τρίτο του ν. 

2216/1994 (Α΄ 83) είχε παύσει ο εντοκισμός των διαθεσίμων των ν.π.δ.δ. 

στην Τράπεζα της Ελλάδος, με συνέπεια έκτοτε να υφίσταται νομικό κενό 

ως προς τον τρόπο υπολογισμού του εντοκισμού των προκαταβολών του 

εφάπαξ βοηθήματος από τους Ειδικούς Λογαριασμούς Αλληλοβοήθειας. 

Δεδομένου ότι η χορήγηση προκαταβολής εφάπαξ βοηθήματος στους 

δικαιούχους μειώνει το ύψος των μεριδίων των Ειδικών Λογαριασμών 

Αλληλοβοηθείας Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας στο κοινό κεφάλαιο 

της παρ. 11 του άρθρου 15 του ν. 2469/1997 (Α΄ 38) και συνεπώς την 

απόδοση από τη διαχείρισή τους από την Τράπεζα της Ελλάδος, με την 

παρούσα ρύθμιση προβλέπεται ότι το επιτόκιο της προκαταβολής 

ορίζεται ανά εξάμηνο και ισούται με το ποσοστό της απόδοσης των 

διαθεσίμων του κοινού κεφαλαίου, τα οποία τηρούνται στην Τράπεζα της 

Ελλάδος, σύμφωνα με την παρ. 11 του άρθρου 15 του ν. 2469/1997 και 

το άρθρο 69Α του ν. 4270/2014 (Α΄ 143).  

Με τον καθορισμό του επιτοκίου επί της προκαταβολής του εφάπαξ 

βοηθήματος από τους Ειδικούς Λογαριασμούς Αλληλοβοήθειας 

επιτυγχάνεται η αύξηση των εσόδων τους και εξασφαλίζεται η ενιαία 

74 

77



εφαρμογή της νομοθεσίας και για τους τρεις κλάδους των Ενόπλων 

Δυνάμεων. 

43 Προστίθεται άρθρο 36Α στο ν.δ. 721/1970 (Α’ 251) με το οποίο 

ρυθμίζονται ζητήματα των Χρηματικών Ενταλμάτων Προπληρωμής (ΧΕΠ) 

για προμήθειες υλικών μέσω στρατιωτικών πωλήσεων εξωτερικού (FMS), 

με στόχο τη θεραπεία μακροχρόνιων εκκρεμοτήτων και την εξάλειψη των 

κινδύνων που ελλοχεύουν από τη διαδοχή υπολόγων, την επί μακρόν 

τήρηση δικαιολογητικών, ενίοτε πλέον της δεκαετίας, αλλά και την 

άπρακτη παρέλευση της προθεσμίας απόδοσης. Έως σήμερα δεν 

υφίσταται θεσμικό πλαίσιο καθορισμού των απαιτούμενων 

δικαιολογητικών ειδικά για τον έλεγχο των ΧΕΠ, η δε αναλογική 

εφαρμογή των υφιστάμενων θεσμικών κειμένων για τον έλεγχο των 

δαπανών για προμήθειες του δημοσίου, αμυντικού χαρακτήρα και μη, 

κατά την κρίση των οργάνων ελέγχου, αφενός δεν εξασφαλίζει ενιαία και 

ομοιόμορφη εφαρμογή, αφετέρου, οδηγεί σε συσσώρευση μεγάλου 

αριθμού ατακτοποίητων ΧΕΠ επί σειρά ετών. Επειδή η συγκέντρωση 

δικαιολογητικών ολοκληρώνεται μετά από παρέλευση πολλών ετών, 

κρίνεται σκόπιμος ο καθορισμός των δικαιολογητικών προσαρμοσμένων 

στην ιδιαιτερότητα της διαδικασίας FMS. Λαμβανομένου υπόψη ότι στις 

ως άνω περιπτώσεις η διαδικασία πληρωμών ακολουθείται νομίμως και 

συνεπώς από τους υπολόγους, ενώ η καθυστέρηση δεν οφείλεται σε 

δόλο ή αμέλεια των ιδίων, κρίνεται σκόπιμη η νομοθετική πρόβλεψη 

δυνατότητας νόμιμης απόδοσης λογαριασμού για τα ατακτοποίητα ΧΕΠ 

που εκκρεμούν σήμερα, καθώς και θεώρησης ως νόμιμων των ΧΕΠ που 

έχουν ήδη αποδοθεί. 

44 Αντικαθίσταται η παρ. 2 του άρθρου 33 του ν.δ. 1044/1971 (Α’ 245) και 

αυξάνεται το διανεμόμενο ποσό από την εισφορά του ένα τοις εκατό 

(1%) επί της σύνταξης και των επιδομάτων που καταβάλλονται στους 

ανάπηρους και στα θύματα πολέμου, από είκοσι τοις εκατό (20%) σε 

τριάντα τοις εκατό (30%) υπέρ της Εθνικής Γενικής Συνομοσπονδίας 

Αναπήρων και Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος (ΕΓΣΑΘΠΕ) και αντίστοιχα 

μειώνεται το ποσοστό που κατανέμεται στα σωματεία και στις ενώσεις 

αναπήρων και θυμάτων πολέμου από ογδόντα τοις εκατό (80%) σε 

εβδομήντα τοις εκατό (70%). Για την ανωτέρω ρύθμιση λήφθηκε υπόψη 

ο αριθμός των σωματείων και ενώσεων, ο οποίος βαίνει μειούμενος 

λόγω μείωσης του αριθμού των μελών τους. Επιπρόσθετα, θεσπίζεται 

μαθηματικός τύπος για τον επιμερισμό του ποσοστού που κατανέμεται 

στα σωματεία και στις ενώσεις αναπήρων και θυμάτων πολέμου, με 

κύριο γνώμονα τον αριθμό των εγγεγραμμένων μελών αυτών και όχι των 

εισφορών των μελών. Με την αξιολογούμενη ρύθμιση διασφαλίζεται η 

βιωσιμότητα της Συνομοσπονδίας για το μέλλον, λαμβάνοντας υπόψη τις 

διαρκώς αυξανόμενες ανάγκες αυτής. 

45 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση τροποποιείται το άρθρο 11 του ν. 

4407/2016 (Α’ 134). Συγκεκριμένα, στην παρ. 2 προστίθεται η 

δυνατότητα εκμίσθωσης ακινήτων από την Υπηρεσία Αξιοποίησης της 
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Ακίνητης Περιουσίας των Ενόπλων Δυνάμεων (ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ.) με 

συνδυασμό των δύο ήδη υφιστάμενων επιλογών, ήτοι της χρηματικής και 

άλλης αντιπαροχής αποτιμητής σε χρήμα. Με την τροποποίηση της παρ. 

4 του άρθρου 11 μειώνεται το κατώτατο όριο του ετήσιου 

ανταλλάγματος από πέντε τοις εκατό (5%) σε τρία τοις εκατό (3%) της 

αντικειμενικής αξίας και καθορίζεται ρητά η αρμοδιότητα των Δ.Ο.Υ. για 

τον προσδιορισμό ή τη θεώρηση των αντικειμενικών αξιών των ακινήτων, 

τα οποία εκμισθώνονται βάσει των διατάξεων του ν. 4407/2016. Ο 

προσδιορισμός της αντικειμενικής αξίας του ακινήτου αποτελεί 

αναπόσπαστο στοιχείο για τον προσδιορισμό της μισθωτικής αξίας 

αυτού και για τη διεξαγωγή του δημόσιου πλειοδοτικού διαγωνισμού. 

Προκειμένου ο διαγωνισμός να φέρει εχέγγυα αξιοπιστίας, είναι 

αναγκαίος ο προσδιορισμός της αντικειμενικής αξίας από την αρμόδια 

Δ.Ο.Υ. ή η θεώρηση των φύλλων υπολογισμού της αντικειμενικής αξίας 

από αυτή. Στην παρ. 11 του άρθρου 11, αντικαθίσταται η εγγύηση καλής 

εκτέλεσης ύψους δώδεκα (12) μηνιαίων μισθωμάτων, την οποία έχει 

υποχρέωση να καταθέσει ο πλειοδότης μισθωτής πριν από την 

υπογραφή της σύμβασης, με εγγύηση ύψους τριών (3) μηνιαίων 

μισθωμάτων για σύμβαση μίσθωσης διάρκειας μέχρι και δεκαπέντε (15) 

ετών και εγγύηση ύψους έξι (6) μηνιαίων μισθωμάτων για σύμβαση 

μίσθωσης διάρκειας άνω των δεκαέξι (16) ετών. Επιπλέον, 

αποσαφηνίζονται οι αρμοδιότητες του οικείου Ταμείου και της 

ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. για την κατάπτωση της εγγύησης συμμετοχής και για την 

κλήση του επόμενου πλειοδότη, σε περίπτωση είτε μη προσέλευσης του 

πλειοδότη μισθωτή για υπογραφή της σύμβασης είτε μη προσκόμισης 

από αυτόν της εγγυητικής επιστολής καλής εκτέλεσης κατά την 

υπογραφή της σύμβασης. Με την παρ. 15 ρυθμίζεται το χρονικό 

διάστημα για την έναρξη των διαδικασιών σύναψης της σύμβασης 

μεταξύ του πλειοδότη μισθωτή και του ιδιοκτήτη του ακινήτου, θέτοντας 

προθεσμία είκοσι (20) ημερών από την έκδοση της εγκριτικής απόφασης 

του Συμβουλίου Άμυνας (Σ.ΑΜ.) ή από την άπρακτη παρέλευση της 

προθεσμίας της παρ. 11, προκειμένου να μην καθυστερούν οι 

διαδικασίες σύναψης της σύμβασης με τον πλειοδότη. 

46 Τροποποιούνται οι περ. β΄ και γ΄ του άρθρου 13 του ν. 4407/2016 (Α’ 

134), προκειμένου η συμφωνηθείσα ετήσια αντιπαροχή αποτιμώμενη σε 

χρήμα να μην υπολείπεται του τρία τοις εκατό (3%) της αξίας του 

ακινήτου, όπως αυτή προσδιορίζεται σύμφωνα με τα καθοριζόμενα στην 

παρ. 4 του άρθρου 11 του ίδιου νόμου και η σχετική συμφωνία να 

εγκρίνεται από το Σ.ΑΜ. εντός προθεσμίας εξήντα (60) ημερών από τη 

λήψη της εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ.. 

47 Τροποποιούνται οι παρ. 4 και 6 του άρθρου 13 του ν. 1848/1989 (Α΄ 112) 

και αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 4609/2019 (Α’ 67). 

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως 

καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του 

Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του αντίστοιχου 

76 

79



αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί 

ανακολουθία καθώς ο καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς 

θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 

ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας 

ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως αποστρατευτικός αυτός του 

Λοχαγού. 

48 Αντικαθίσταται το άρθρο 26 του ν. 1911/1990 (Α΄ 166) και καθορίζεται η 

διαδικασία ένταξης αξιωματικών νοσηλευτικής που αποκτούν πτυχίο 

ιατρικής, οδοντιατρικής, κτηνιατρικής και φαρμακευτικής σχολής και 

τμημάτων ψυχολογίας στην αντίστοιχη γενική ειδικότητα των 

αξιωματικών του υγειονομικού σώματος. Οι ίδιες προϋποθέσεις ισχύουν 

και για τους οδοντιάτρους, φαρμακοποιούς, κτηνιάτρους και 

ψυχολόγους, οι οποίοι μπορούν να ενταχθούν στη γενική ειδικότητα των 

ιατρών. Επίσης, τίθενται συγκεκριμένα κριτήρια κατόπιν απόφασης του 

οικείου ανώτατου Συμβουλίου, με την οποία καθορίζονται οι κενές 

οργανικές θέσεις και ειδικότητες που δύνανται να καλυφθούν με 

μετάταξη βάσει των υφιστάμενων υπηρεσιακών αναγκών. Τα ανωτέρω 

κριτήρια εξειδικεύονται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, η 

οποία εκδίδεται μετά από εισήγηση του Αρχηγού του οικείου Γενικού 

Επιτελείου. 

49 Τροποποιείται το άρθρο 12 του ν. 3648/2008 (Α’ 38) και θεσπίζεται το 

απαραίτητο νομικό πλαίσιο για την προαγωγή αξιωματικών και 

ανθυπασπιστών πολεμικής διαθεσιμότητας που καταλαμβάνουν μία (1) 

από τις τρεις (3) πρώτες θέσεις σε ατομικό ή ομαδικό ολυμπιακό 

αγώνισμα αθλητών με αναπηρία, κατά τη διάρκεια παγκόσμιων 

στρατιωτικών αγώνων, με στόχο την αναγνώριση των διακρίσεων και της 

ατομικής προόδου τους. 

50 Προστίθεται παρ. 8 στο τέλος του άρθρου 5 του ν. 3883/2010 (Α’ 167) με 

την οποία καθίσταται δυνατή η συμπλήρωση του προβλεπόμενου 

χρόνου διοίκησης - ειδικής υπηρεσίας πριν να συμπληρωθεί πλήρως ο 

τελευταίος μήνας υπηρεσίας στις θέσεις αυτές, προς διευκόλυνση των 

στελεχών και των οικογενειών τους. Με την αξιολογούμενη ρύθμιση 

καθίσταται δυνατή η παράδοση - παραλαβή των διοικήσεων των 

Μονάδων των Ενόπλων Δυνάμεων εντός του εικοστού τετάρτου μήνα 

άσκησης των καθηκόντων των διοικητών. 

51 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση τροποποιείται το άρθρο 26 του ν. 

3883/2010 (A’ 167). Ειδικότερα, στην παρ. 1, που αφορά στις προαγωγές 

των αξιωματικών, προβλέπεται πλέον η έκδοση προεδρικού διατάγματος 

για τη διενέργεια προαγωγών κατά τις διατάξεις του ν. 3883/2010. Με 

την εν λόγω ρύθμιση, επιτυγχάνεται η άρση των ασαφειών που 

δημιουργούνται κατά την εφαρμογή του νόμου και προβλέπεται πλέον 

ρητώς ότι σε κάθε περίπτωση απονομής βαθμού σε αξιωματικό 

απαιτείται η έκδοση προεδρικού διατάγματος, μετά από πρόταση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας. Με την τροποποίηση της παρ. 8 επιμηκύνεται 

από δύο (2) σε τέσσερα (4) έτη ο μέγιστος δυνατός χρόνος παραμονής 
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των αξιωματικών στον βαθμό του Ταξιάρχου, πριν την προαγωγή τους. Η 

ρύθμιση αυτή συμβάλλει στην καλύτερη επιχειρησιακή αξιοποίηση 

ανώτατων αξιωματικών που διαθέτουν υψηλή εμπειρία, αυξημένα 

προσόντα και καλύπτουν θέσεις υψηλής ευθύνης. Με την προσθήκη περ. 

η΄ στην παρ. 14 περί της κρίσης ως μη διατηρητέων εναρμονίζονται οι 

διατάξεις περί κρίσεων των αξιωματικών. 

52 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση προβλέπεται η κατ’ έτος κρίση των 

αξιωματικών που τίθενται εκτός οργανικών θέσεων, με δυνατές κρίσεις 

«διατηρητέος» ή «μη διατηρητέος», ώστε να διασφαλιστεί η δυνατότητα 

απομάκρυνσης από τις τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων στελεχών που δεν 

προσφέρουν ικανοποιητικές υπηρεσίες. Επιπλέον, καθορίζονται τα είδη 

των κρίσεων «ευδοκίμως τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους» ή 

«αποστρατευτέοι» για τους αξιωματικούς που τίθενται εκτός οργανικών 

θέσεων και κρίνονται κατά το έτος συμπλήρωσης τριάντα πέντε (35) ετών 

πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας. Επισημαίνεται ότι ήδη με το 

άρθρο 69 του ν. 4915/2022 (Α΄ 63) επήλθε τροποποίηση του άρθρου 25 

του ν. 3883/2010 και προστέθηκε η δυνατότητα οι αξιωματικοί που 

έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων να λαμβάνουν την κρίση 

«διατηρητέος» και «μη διατηρητέος». 

53 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση διευρύνεται το πεδίο εφαρμογής του 

άρθρου 37 του ν. 4494/2017 (Α΄ 165), ώστε να υπαχθούν σε αυτό και οι 

αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές 

Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και συμπλήρωσαν εικοσιπέντε (25) έτη 

πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι την 31η.12.2018, δηλαδή οι 

καταταγέντες στις Ένοπλες Δυνάμεις τα έτη 1991, 1992 και 1993. 

Επιπλέον, καθορίζεται ότι οι ανωτέρω αξιωματικοί δεν απαιτείται να 

συμπληρώσουν, προκειμένου να προαχθούν, το προσόν του χρόνου 

διοίκησης – ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 (Α’ 219). 

Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη 

διάταξη, διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 

παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με 

τους καταταγέντες το έτος 1992. Επομένως, εάν δεν συμπεριληφθούν οι 

καταταγέντες το έτος 1993, θα επέλθει διατάραξη της επετηρίδας. 

54 Θεσπίζεται ρύθμιση για τους αξιωματικούς εξ απονομής - ολυμπιονίκες 

αθλητές του Στρατού Ξηράς, καθώς διαπιστώθηκε ότι αυτοί φέρουν 

κατώτερο βαθμό σε σχέση με τους αντίστοιχους αξιωματικούς των άλλων 

Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, παρόλο που κατετάγησαν το ίδιο έτος 

με αυτούς. Η υφιστάμενη διαφοροποίηση οφείλεται σε παλαιότερες 

προβλέψεις της νομοθεσίας σχετικές με την υποχρέωσή τους να 

συμπληρώσουν τα τυπικά προσόντα του χρόνου διοίκησης και φοίτησης 

στα υποχρεωτικά σχολεία. Με την αξιολογούμενη ρύθμιση προβλέπεται 

ότι οι προαγωγές δεν θα είναι αναδρομικές, δεν θα ξεπερνούν τον βαθμό 

που φέρουν οι αντίστοιχοι αξιωματικοί των άλλων Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων, ενώ προβλέπεται υποχρεωτικός χρόνος παραμονής ενός (1) 

έτους σε κάθε βαθμό. 
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55 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση τροποποιείται το άρθρο 12 του ν. 

3421/2005 (Α’ 302) και καθορίζονται συγκεκριμένες προϋποθέσεις για 

την εξέταση των αιτημάτων μεταφοράς στρατευσίμων από έναν Κλάδο 

των Ενόπλων Δυνάμεων σε άλλον. Συγκεκριμένα, θα υποβάλλονται προς 

εξέταση μόνο τα αιτήματα των στρατευσίμων, για τους οποίους έχουν 

δημιουργηθεί λόγοι υποχρέωσης για κατάταξη και έχουν κατατεθεί μέχρι 

την πρώτη του προηγούμενου μήνα πριν από τον μήνα που 

υποχρεούνται να καταταχθούν. Για τους στρατευσίμους που δεν 

κατατάσσονται με την προσδιοριζόμενη Εκπαιδευτική Σειρά 

Στρατευσίμων Οπλιτών (ΕΣΣΟ) του Κλάδου στον οποίο μεταφέρονται, η 

απόφαση μεταφοράς θεωρείται άκυρη. Παρέχεται με τον τρόπο αυτό, 

στην αρμόδια Διεύθυνση, ΓΕΕΘΑ/Β4, ο απαραίτητος χρόνος για την 

ενδελεχή εξέταση των αιτημάτων των στρατευσίμων. Παράλληλα 

επιτυγχάνεται η έγκαιρη ενημέρωση τόσο των Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων όσο και των στρατευσίμων για τον προγραμματισμό της 

κατάταξης. Επιπλέον, προστίθεται και η περίπτωση της επιτυχούς 

αποφοίτησης από τα ειδικά τμήματα των Ακαδημιών Εμπορικού 

Ναυτικού για την αυτεπάγγελτη μεταφορά στο Πολεμικό Ναυτικό.  

56 Τροποποιείται η παρ. 1 του άρθρου 13 του ν. 3421/2005 (Α’ 302) και 

ορίζεται ότι αν ο δικαιούχος απαλλαγής από τη στράτευση, ως 

μεγαλύτερος γιός γονέων που έχουν αποβιώσει, ο οποίος έχει έναν 

άγαμο και ανήλικο ή άγαμο και ανίκανο για κάθε εργασία αδελφό ή 

αδελφή, είναι ανίκανος για κάθε εργασία, το δικαίωμα απαλλαγής 

μεταβιβάζεται στον αμέσως επόμενο ικανό για εργασία αδελφό.  

57 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση τροποποιείται το άρθρο 19 του ν. 

3421/2005 (Α’ 302). Ειδικότερα, με την παρ. 3 προστίθεται ένας 

ανώτατος αξιωματικός του Κοινού Νομικού Σώματος των Ενόπλων 

Δυνάμεων ως μέλος στην επιτροπή που εισηγείται στον Υπουργό Εθνικής 

Άμυνας για τη χορήγηση αναβολής κατάταξης σε κατόχους διδακτορικού 

διπλώματος που διαπρέπουν σε επιστημονικές εργασίες ή έρευνες. Με 

την αξιολογούμενη ρύθμιση, ο αριθμός των μελών της επιτροπής 

αυξάνεται από τρία (3) σε τέσσερα (4), ώστε να επιτυγχάνεται η 

διατύπωση γνώμης από περισσότερα μέλη που φέρουν τη στρατιωτική 

ιδιότητα ενόψει και της φύσης του εξεταζόμενου αντικειμένου που 

σχετίζεται με τη στρατολογική κατάσταση των στρατευσίμων που 

ενδιαφέρονται να λάβουν την εν λόγω αναβολή κατάταξης. Επιπλέον, με 

την παρ. 5 καθορίζεται ο τρόπος αντικατάστασης των τακτικών ή 

αναπληρωματικών μελών της επιτροπής που εξετάζει τη συνδρομή των 

προϋποθέσεων αναγνώρισης των ενδιαφερόμενων ως διαπρεπόντων 

επιστημόνων, ανάλογα με την ιδιότητα του μέλους, στρατιωτικού ή μη. 

58 Τροποποιείται το άρθρο 21 του ν. 3421/2005 (Α’ 302) και θεσπίζεται η 

δυνατότητα χορήγησης αναβολής κατάταξης στις Ένοπλες Δυνάμεις των 

στρατευσίμων, οι οποίοι κατά την ημερομηνία που υποχρεούνται για 

κατάταξη είναι κάτοχοι απολυτηρίου λυκείου ή αντίστοιχης ισότιμης 

σχολής και επιθυμούν τη συμπλήρωση του απαιτούμενου χρόνου 
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θαλάσσιας υπηρεσίας για τη λήψη του κατά περίπτωση επαγγελματικού 

διπλώματος του εμπορικού ναυτικού, μέχρι τη συμπλήρωση του 

εικοστού πέμπτου (25ου) έτους της ηλικίας τους. 

Η εν λόγω ρύθμιση προτείνεται καθόσον η ισχύουσα διάταξη αποκλείει 

από το πεδίο εφαρμογής τους απόφοιτους επαγγελματικών λυκείων 

τομέα ναυτιλιακών επαγγελμάτων, καθώς προϋπόθεση υπαγωγής είναι 

η συνεχής ναυτολόγηση των ενδιαφερομένων, ενώ σύμφωνα με το π.δ. 

141/2014 (Α΄ 232), η εν λόγω κατηγορία, για να αποκτήσει δίπλωμα 

Εμπορικού Ναυτικού, πρέπει να έχει ολοκληρώσει επιτυχώς, τόσο την 

προβλεπόμενη θαλάσσια υπηρεσία, που δεν είναι συνεχής, όσο και τη 

φοίτηση στα ειδικά τμήματα εκπαίδευσης της Δημόσιας Σχολής 

Εμπορικού Ναυτικού (θεωρητική εκπαίδευση). 

59 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση τροποποιείται η παρ. 1 του άρθρου 31 

του ν. 3421/2005 (Α’ 302) και καθιερώνεται κατά κανόνα η κλήση των 

στρατευσίμων για κατάταξη με τη χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και 

δικτυακών υποδομών και μόνο κατ’ εξαίρεση με την αποστολή 

σημειωμάτων κατάταξης στις αρμόδιες Αστυνομικές Αρχές. Με τον τρόπο 

αυτό, εκμηδενίζεται το κόστος κλήσης χιλιάδων στρατευσίμων για 

κατάταξη σε κάθε Εκπαιδευτική Σειρά Στρατευσίμων Οπλιτών (ΕΣΣΟ), 

ενώ συγχρόνως οι Ένοπλες Δυνάμεις συμβάλλουν στον εκσυγχρονισμό 

και στην ψηφιοποίηση της Δημόσιας Διοίκησης, καθώς και στην 

αποτελεσματικότερη εξυπηρέτηση των πολιτών.  

60  Με την αξιολογούμενη ρύθμιση τροποποιείται το άρθρο 37 του ν. 

3421/2005 (Α’ 302). Ειδικότερα, επιμηκύνεται από πέντε (5) σε δέκα (10) 

εργάσιμες ημέρες η προθεσμία εντός της οποίας δύνανται να 

παρουσιαστούν ενώπιον των επιτροπών και συμβουλίων της παρ. 1 του 

άρθρου 37 του ν. 3421/2005 για εξέταση της σωματικής τους ικανότητας 

οι στρατεύσιμοι, οι έφεδροι και οι ανυπότακτοι που αδυνατούν να 

καταταγούν για λόγους υγείας. Με την προτεινόμενη ρύθμιση 

επιτυγχάνεται η αποσυμφόρηση των αρμοδίων οργάνων και 

συνεπακόλουθα η καλύτερη εξυπηρέτηση των πολιτών που καλούνται 

για κατάταξη. 

61 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση αντικαθίστανται οι παρ. 6 και 7 του 

άρθρου 49 του ν. 3421/2005 (Α’ 302). Συγκεκριμένα, θεσπίζεται η 

υποχρέωση εγγραφής των εφέδρων στις μηχανογραφικές εφαρμογές 

εφεδρείας και παραλαβής των στρατιωτικών εγγράφων, καθώς και η 

δυνατότητα επιβολής χρηματικού προστίμου σε περίπτωση μη τήρησης 

των εφεδρικών τους υποχρεώσεων. H εν λόγω ρύθμιση καλείται να 

αντιμετωπίσει το γεγονός ότι με το ισχύον άρθρο 49 του ν. 3421/2005 δεν 

προβλέπεται καμία κύρωση για τους εφέδρους οι οποίοι δεν 

συμμορφώνονται με την εκπλήρωση των εφεδρικών τους υποχρεώσεων 

και ειδικότερα με την υποχρέωση παραλαβής στρατιωτικών εγγράφων, 

εξαιτίας της κατάργησης του άρθρου 458 ΠΚ. 

62 Προβλέπονται η συγκρότηση, ο σκοπός και η οργάνωση της 

Εθνοφυλακής, καθώς και η αποστολή της στο πλαίσιο λειτουργίας των 
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Ενόπλων Δυνάμεων. Ειδικότερα, προσδιορίζεται η οργάνωση της 

Εθνοφυλακής σε ενεργές και επιστρατευόμενες μονάδες. Ενεργές 

μονάδες είναι αυτές που αναπτύσσονται και στελεχώνονται κατά την 

περίοδο ειρήνης και επιστρατευόμενες είναι αυτές που αναπτύσσονται 

το πρώτον σε περίοδο επιστράτευσης. Επιπρόσθετα, καθορίζεται το 

εύρος των αποστολών που δύνανται να ανατεθούν στην Εθνοφυλακή.  

63 Καθορίζονται ο τρόπος στελέχωσης της Εθνοφυλακής και ρυθμίζονται, 

μεταξύ άλλων, οι προϋποθέσεις ένταξης και ανάληψης διατεταγμένης 

υπηρεσίας, ο χρόνος υπηρεσίας, ο τόπος διαμονής του προσωπικού της 

Εθνοφυλακής που επιλέγεται για κατάταξη και η εκπαίδευση του εν λόγω 

προσωπικού. Ειδικότερα, διευρύνεται η δυνατότητα περαιτέρω 

στελέχωσης των Μονάδων Εθνοφυλακής από κατάλληλους εφέδρους ή 

πρώην εφέδρους και αναβαθμίζεται η ποιότητα του προσωπικού, ενώ 

ταυτόχρονα λαμβάνεται υπόψη η εντοπιότητα, που αποτελεί ουσιώδη 

επιχειρησιακό παράγοντα για την Εθνοφυλακή, δεδομένου ότι οι κύριες 

αποστολές τους διεξάγονται εγγύς των τόπων κατοικίας των 

Εθνοφυλάκων. Το στοιχείο αυτό ελαχιστοποιεί τους επιχειρησιακούς 

χρόνους ανταπόκρισης των Μονάδων Εθνοφυλακής και κατ’ επέκταση 

αυξάνει τις πιθανότητες επιτυχούς εκπλήρωσης των αποστολών τους. 

Επιπλέον, παρέχεται η δυνατότητα εθελοντικής στράτευσης στις 

Μονάδες Εθνοφυλακής και γυναικείου προσωπικού που ανήκει στην 

εφεδρεία των Ενόπλων Δυνάμεων. Με τον τρόπο αυτό καθίσταται εφικτή 

η περαιτέρω ενίσχυση με προσωπικό των κατά τόπους Μονάδων 

Εθνοφυλακής και η ανάδειξη του ρόλου του συνόλου του τοπικού 

πληθυσμού στην άμυνα της χώρας. Παράλληλα, διασφαλίζεται η 

υγειονομική καταλληλότητα των Εθνοφυλάκων, σύμφωνα με τις 

διατάξεις που ισχύουν για τη σωματική ικανότητα των στρατευσίμων 

[π.δ. 11/2014 (Α΄ 17)], ώστε να ανταποκρίνονται επαρκώς στις αυξημένες 

απαιτήσεις του στρατιωτικού και επιχειρησιακού περιβάλλοντος. Τέλος,  

θεσπίζεται η δυνατότητα εθελοντικής συμμετοχής των Εθνοφυλάκων σε 

δραστηριότητες και εκπαιδεύσεις οποιαδήποτε ημέρα της εβδομάδας, 

ώστε να λαμβάνουν μέρος σε πιο σύνθετες ασκήσεις με σκοπό την 

επαύξηση της επιχειρησιακής τους ικανότητας και κατ’ επέκταση των 

Μονάδων τους. 

64 Αποσαφηνίζεται η έννοια της διατεταγμένης υπηρεσίας για τους 

Εθνοφύλακες. Ειδικότερα, η εν λόγω έννοια εναρμονίζεται με τα 

ισχύοντα για όλους τους στρατιωτικούς, στο πλαίσιο των ανατιθέμενων 

αποστολών, στις οποίες συμπεριλαμβάνεται πλέον και η συμμετοχή στην 

εκπαίδευση. Με τη ρύθμιση αυτή, καλύπτονται επαρκώς οι 

Εθνοφύλακες, αλλά και η Υπηρεσία, σε περιπτώσεις ατυχημάτων κατά 

την κίνηση από και προς τα στρατόπεδα ή κατά την υπηρεσία. 

65 Καθορίζονται τα καθήκοντα και οι υποχρεώσεις των Εθνοφυλάκων. 

Συγκεκριμένα, προβλέπεται η χορήγηση των απαιτούμενων ειδών 

ιματισμού και υπόδησης για τη συμμετοχή των Εθνοφυλάκων στις 

δραστηριότητες των Μονάδων Εθνοφυλακής. Διευκρινίζεται, ωστόσο, 
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ότι οι Εθνοφύλακες δεν δικαιούνται από το Δημόσιο αποδοχές και 

διατροφή. Τέλος, καθορίζονται λεπτομερώς οι υποχρεώσεις και ευθύνες 

των Εθνοφυλάκων έναντι του Δημοσίου για την ασφάλεια και πληρότητα 

των ανωτέρω υλικών ενώ ενδεχόμενη ζημία καταλογίζεται σε βάρος τους 

με τη διαδικασία που προβλέπεται για το λοιπό στρατιωτικό προσωπικό. 

66 Καθορίζονται τα δικαιώματα των Εθνοφυλάκων αναφορικά με το 

υπηρεσιακό καθεστώς, την υγειονομική περίθαλψη, την αποζημίωση, τις 

τιμητικές διακρίσεις και τις προαγωγές τους.  

67 Προβλέπονται οι κυρώσεις και η διαδικασία επιβολής τους, αναφορικά 

με τη μη παρουσίαση των εφέδρων για κατάταξη στην Εθνοφυλακή και 

των Εθνοφυλάκων για την ανάληψη διατεταγμένης υπηρεσίας, πλην της 

εκπαίδευσης. Επιπλέον, καθορίζεται η διαδικασία εκτίμησης λόγων 

ανωτέρας βίας και ανυπέρβλητων κωλυμάτων σε περίπτωση μη 

κατάταξης εντός της ορισμένης προθεσμίας. 

68 Ρυθμίζονται τα ζητήματα σχετικά με τη συμμετοχή του πολιτικού 

προσωπικού στην εκπαίδευση των Μονάδων Εθνοφυλακής. Επιπλέον, 

προβλέπεται ότι σε περίπτωση θανάτου κατά τη διάρκεια εκτέλεσης του 

υπηρεσιακού καθήκοντος, συγγενείς του αποβιώσαντος διορίζονται στον 

αντίστοιχο κλάδο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας σύμφωνα με το άρθρο 

19 του ν. 1911/1990 (Α’ 166). 

69 Προβλέπεται η σύσταση στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας οργανωτικής 

μονάδας, επιπέδου αυτοτελούς Γραφείου, με αρμοδιότητα την εκτέλεση 

του δυσχερούς και εξειδικευμένου έργου του υπεύθυνου προστασίας 

δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα (DPO). Με τον τρόπο αυτό, το 

Υπουργείο Εθνικής Άμυνας συμμορφώνεται με τα καθοριζόμενα στα 

άρθρα 38 και 39 του Κανονισμού (ΕΕ) 2016/679 του Ευρωπαϊκού 

Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 27ης Απριλίου 2016, για την 

προστασία των φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας των 

δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και για την ελεύθερη κυκλοφορία 

των δεδομένων αυτών και την κατάργηση της οδηγίας 95/46/ΕΚ (Γενικός 

Κανονισμός για την Προστασία Δεδομένων) και στα άρθρα 6, 7 και 8 του 

ν. 4624/2019 (Α΄ 137) και διασφαλίζεται η σύννομη επεξεργασία των 

δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα. 

70 Τροποποιείται η παρ. 5 του άρθρου 21 του ν.δ. 562/1970 (Α΄ 127) και 

παρέχεται η δυνατότητα και στα αδέλφια, εκτός από τα τέκνα, των 

θανόντων στρατιωτικών των Ενόπλων Δυνάμεων που είναι μαθητές στη 

Στρατιωτική Σχολή Αξιωματικών Σωμάτων (ΣΣΑΣ), να κατανέμονται ή να 

επανακατανέμονται στον Κλάδο που υπηρέτησε ο θανών γονέας ή 

αδελφός/ή τους. 

71 Τροποποιείται η παρ. 2 του άρθρου 2 του ν. 1032/1971 (Α΄ 232) και 

παρέχεται η δυνατότητα στα τέκνα και στα αδέλφια των θανόντων 

στρατιωτικών των Ενόπλων Δυνάμεων, που είναι μαθητές στη Σχολή 

Αξιωματικών Νοσηλευτικής (ΣΑΝ), να κατανέμονται ή να 

επανακατανέμονται στον Κλάδο που υπηρέτησε ο θανών γονέας ή 

αδελφός/ή τους. 
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72 Καθορίζεται ανώτατο όριο ηλικίας για την πρόσληψη ωρομίσθιου 

διδακτικού προσωπικού στη Στρατιωτική Σχολή Αξιωματικών Σωμάτων 

(ΣΣΑΣ), στη Σχολή Αξιωματικών Νοσηλευτικής (ΣΑΝ), στις Ανώτερες 

Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), στα Κέντρα Εκπαίδευσης (ΚΕ) 

και στις λοιπές Σχολές των Ενόπλων Δυνάμεων. Η θέσπιση ειδικής 

διάταξης για το ωρομίσθιο διδακτικό προσωπικό των ανωτέρω Σχολών 

και Κέντρων Εκπαίδευσης είναι αναγκαία διότι το άρθρο 66 του π.δ. 

410/1988 (Α΄ 488) αποτελεί κωδικοποίηση του άρθρου 13 του ν. 

1735/1987 (Α΄ 195), το οποίο, όμως, καταργήθηκε στη συνέχεια με το 

άρθρο 31 του ν. 1943/1991 (Α΄ 50). Έκτοτε, το συγκεκριμένο θέμα 

παραμένει αρρύθμιστο, με αποτέλεσμα κατά την προκήρυξη των 

σχετικών θέσεων να προκύπτουν ζητήματα αναφορικά με το ανώτατο 

ηλικιακό όριο. Επιπλέον, η εν λόγω ρύθμιση κρίνεται σκόπιμη για την 

ύπαρξη ομοιογένειας ως προς την αντιμετώπιση του εν λόγω ζητήματος 

από όλες τις Σχολές των Ενόπλων Δυνάμεων, πλην των Ανώτατων 

Στρατιωτικών Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων (ΑΣΕΙ), τα οποία, σύμφωνα με 

τον ν. 3187/2003 (Α΄ 233), έχουν μόνιμο διδακτικό ερευνητικό 

προσωπικό. 

73 Με την αξιολογούμενη ρύθμιση αντικαθίσταται το άρθρο 7 του ν.δ. 

132/1969 (Α΄ 35). Ειδικότερα, επανακαθορίζονται τα προσόντα για την 

πλήρωση της θέσης του Διευθυντή του Πολεμικού Μουσείου, 

προκειμένου να στελεχώνεται, πλέον, από μόνιμο εξ εφέδρων ανώτατο 

ή ανώτερο αξιωματικό, καθόσον το προσωπικό του Πολεμικού Μουσείου 

αποτελείται κατά κύριο λόγο από στρατιωτικούς και ως εκ τούτου, η 

διοίκηση και ο έλεγχός του πρέπει να ανατίθενται σε αξιωματικό. 

Επιπλέον, προσδιορίζονται με σαφήνεια, σύμφωνα με τα ισχύοντα στον 

ν. 3528/2007 (Α΄ 26), οι κλάδοι προέλευσης, η ειδικότητα και ο βαθμός 

των υπαλλήλων για την πλήρωση της θέσης του Συντηρητή – Καλλιτέχνη. 

Περαιτέρω, επανακαθορίζονται τα απαιτούμενα προσόντα για την 

πλήρωση των θέσεων των Εφόρων, του προϊσταμένου του Τμήματος 

Οικονομικών Υπηρεσιών, καθώς επίσης και του Διαχειριστή Χρηματικού 

και του βοηθού του. Ειδικότερα, ορίζεται ότι ως Έφοροι τοποθετούνται 

ανώτεροι αξιωματικοί των Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, ως 

προϊστάμενος του Τμήματος Οικονομικών Υπηρεσιών ανώτερος 

αξιωματικός Οικονομικού των Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων και ως 

Διαχειριστής Χρηματικού και βοηθός αυτού κατώτεροι αξιωματικοί 

Οικονομικού των Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων. Επιπρόσθετα, 

προβλέπεται η τοποθέτηση νομικού συμβούλου για την παροχή νομικής 

υποστήριξης στο Πολεμικό Μουσείο, η οποία στελεχώνεται από 

αξιωματικό του Κοινού Νομικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Τέλος, καταργούνται οι θέσεις των γραμματέων, του δακτυλογράφου, 

των κλητήρων και των καθαριστριών, καθόσον δεν εξυπηρετούν πλέον 

τις ανάγκες του Πολεμικού Μουσείου. 

74 Τροποποιείται το άρθρο 25 του ν. 4609/2019 (Α’ 67) και μετονομάζονται 

οι Σχολές Πολέμου του Πολεμικού Ναυτικού και της Πολεμικής 
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Δ.  Έκθεση γενικών συνεπειών  

 

18. Οφέλη αξιολογούμενης ρύθμισης  

 

      

ΘΕΣΜΟΙ, 
ΔΗΜΟΣΙΑ 
ΔΙΟΙΚΗΣΗ, 

ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ 

ΑΓΟΡΑ, 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ, 

ΑΝΤΑΓΩΝΙΣΜΟΣ 

ΚΟΙΝΩΝΙΑ & 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΕΣ 

ΟΜΑΔΕΣ 

ΦΥΣΙΚΟ, 
ΑΣΤΙΚΟ ΚΑΙ 

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟ 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ 

ΝΗΣΙΩΤΙΚΟΤΗΤΑ 

ΟΦΕΛΗ 
ΡΥΘΜΙΣΗΣ 

ΑΜΕΣΑ 

Αύξηση εσόδων  ×         

Μείωση δαπανών  ×         

Εξοικονόμηση 
χρόνου ×          

Μεγαλύτερη 
αποδοτικότητα / 

αποτελεσματικότητα 
 ×        

Αεροπορίας. Ειδικότερα, η Ναυτική Σχολή Πολέμου (ΝΣΠ), όπως 

μετονομάστηκε η πρώην Σχολή Διοίκησης και Επιτελών του Πολεμικού 

Ναυτικού με το άρθρο 25 του ν. 4609/2019, μετονομάζεται εκ νέου σε 

Σχολή Πολέμου Πολεμικού Ναυτικού (ΣΠΠΝ). Ομοίως, η Αεροπορική 

Σχολή Πολέμου (ΑΣΠ), όπως μετονομάστηκε η πρώην Σχολή Διοίκησης 

και Επιτελών της Πολεμικής Αεροπορίας με το ίδιο ως άνω άρθρο, 

μετονομάζεται εκ νέου σε Σχολή Πολέμου Πολεμικής Αεροπορίας 

(ΣΠΠΑ). Η ως άνω τροποποίηση αποσκοπεί στην ομοιόμορφη ονομασία 

των Σχολών Πολέμου και των τριών (3) Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων 

μέσω της εναρμόνισης της ονομασίας της Ναυτικής Σχολής Πολέμου και 

της Αεροπορικής Σχολής Πολέμου με τη Σχολή Πολέμου του Στρατού 

Ξηράς. 

75 Παρέχεται εξουσιοδότηση προς τους συναρμόδιους Υπουργούς Εθνικής 

Άμυνας και Δικαιοσύνης για τη σύσταση νομοπαρασκευαστικής 

επιτροπής για την αντικατάσταση διατάξεων του Κώδικα Δικαστικού 

Σώματος Ενόπλων Δυνάμεων και του Στρατιωτικού Ποινικού Κώδικα 

(ΣΠΚ). Η συγκεκριμένη ρύθμιση είναι αναγκαία, προκειμένου να καταστεί 

δυνατή η εναρμόνιση της νομοθεσίας του Δικαστικού Σώματος των 

Ενόπλων Δυνάμεων με το Σύνταγμα, όπως αυτό ισχύει μετά την 

πρόσφατη αναθεώρησή του. 

76 Τίθενται οι εξουσιοδοτικές διατάξεις του νόμου. 

77 Περιλαμβάνονται οι μεταβατικές διατάξεις του σχεδίου νόμου που 

ρυθμίζουν τα θέματα που προκύπτουν από τη μεταβολή της νομοθεσίας. 

78 Καθορίζονται οι καταργούμενες διατάξεις από την έναρξη ισχύος του 

νόμου. 

790 Καθορίζεται η έναρξη ισχύος του νόμου. 
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Άλλο           

ΕΜΜΕΣΑ 

Βελτίωση 
παρεχόμενων 

υπηρεσιών 
× 

 ×     

Δίκαιη μεταχείριση 
πολιτών ×   ×      

Αυξημένη αξιοπιστία 
/ διαφάνεια θεσμών  ×   ×      

Βελτιωμένη 
διαχείριση κινδύνων 

          

Άλλο           

 
Σχολιασμός / ποιοτική αποτίμηση: 

Η αξιολογούμενη ρύθμιση περιλαμβάνει επιμέρους ευνοϊκές διατάξεις που αφορούν στη μέριμνα των εν 

ενεργεία και εν αποστρατεία στελεχών και των πολιτικών υπαλλήλων του Υπουργείο Εθνικής Άμυνας. Ιδιαίτερα, 

με τη σύσταση των Ειδικών Λογαριασμών Πρόνοιας στον Στρατό Ξηράς και στην Πολεμική Αεροπορία, δίνεται 

η δυνατότητα κάλυψης υγειονομικών ή άλλων έκτακτων αναγκών του εν ενεργεία στρατιωτικού προσωπικού 

των ως άνω Κλάδων, καθώς και των μελών των οικογενειών τους. Επιπρόσθετα, ο εκσυγχρονισμός του νομικού 

πλαισίου που διέπει τα Μετοχικά Ταμεία του Στρατού και του Ναυτικού θα βελτιώσει τη λειτουργία τους και θα 

ωφελήσει οικονομικά τις κατηγορίες προσώπων στις οποίες αφορά. Οι διατάξεις για τον επανακαθορισμό του 

επιτοκίου των προκαταβολών του εφάπαξ βοηθήματος και την αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας των 

Ενόπλων Δυνάμεων αναμένεται να προσπορίσουν οικονομικό όφελος για την Υπηρεσία. Επιπρόσθετα, οι 

διατάξεις που αφορούν στη σταδιοδρομία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων συμβάλλουν στη μισθολογική και 

βαθμολογική αποκατάσταση συγκεκριμένων κατηγοριών στελεχών. Επιπλέον, η απλούστευση της διαδικασίας 

υγειονομικής εξέτασης μετά από τη λήξη μακράς αναρρωτικής άδειας συνεπάγεται μείωση των απαιτούμενων 

μετακινήσεων, με συνέπεια τη μείωση της δαπάνης αποζημίωσης κίνησης για την Υπηρεσία και τον περιορισμό 

των διοικητικών διαδικασιών, ο οποίος αποτιμάται και σε περιορισμό του κόστους. Ομοίως, οι στρατολογικές 

ρυθμίσεις εκμηδενίζουν το κόστος κλήσης χιλιάδων στρατευσίμων για κατάταξη σε κάθε ΕΣΣΟ, συμβάλλοντας 

στον εκσυγχρονισμό και στην ψηφιοποίηση της Δημόσιας Διοίκησης, καθώς και στην αποτελεσματικότερη 

εξυπηρέτηση των πολιτών. Τέλος, το όφελος από τις ρυθμίσεις σχετικά με την Εθνοφυλακή συνίσταται στην 

ουσιαστική συνδρομή των Μονάδων Εθνοφυλακής στις Ένοπλες Δυνάμεις για την εκπλήρωση της αποστολής 

τους, καθώς και στην ενίσχυση του αισθήματος ασφάλειας των πολιτών, ιδίως δε των διαμενόντων στις 

παραμεθόριες περιοχές. 

 

 

 

 

19. Κόστος αξιολογούμενης ρύθμισης  
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ΘΕΣΜΟΙ, 
ΔΗΜΟΣΙΑ 
ΔΙΟΙΚΗΣΗ, 

ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ 

ΑΓΟΡΑ, 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ, 

ΑΝΤΑΓΩΝΙΣΜΟΣ 

ΚΟΙΝΩΝΙΑ & 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΕΣ 

ΟΜΑΔΕΣ 

ΦΥΣΙΚΟ, 
ΑΣΤΙΚΟ ΚΑΙ 

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟ 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ 

ΝΗΣΙΩΤΙΚΟΤΗΤΑ 

ΚΟΣΤΟΣ 
ΡΥΘΜΙΣΗΣ 

ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΕΝΑΡΞΗ 

ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ 
ΤΗΣ 

ΡΥΘΜΙΣΗΣ 

Σχεδιασμός / 
προετοιμασία  ×         

Υποδομή / 
εξοπλισμός 

          

Προσλήψεις / 
κινητικότητα 

          

Ενημέρωση 
εκπαίδευση 

εμπλεκομένων 
×         

Άλλο           

ΓΙΑ ΤΗ 
ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ 
& ΑΠΟΔΟΣΗ 

ΤΗΣ 
ΡΥΘΜΙΣΗΣ 

Στήριξη και 
λειτουργία 
διαχείρισης 

          

Διαχείριση 
αλλαγών κατά 
την εκτέλεση 

          

Κόστος 
συμμετοχής 

στη νέα 
ρύθμιση 

×        

Άλλο          

 
 Σχολιασμός / ποιοτική αποτίμηση: 

 

Οι διατάξεις των Ειδικών Λογαριασμών στον Στρατό Ξηράς και την Πολεμική Αεροπορία αναμένεται να 

επιφέρουν πρόσθετο διοικητικό κόστος στα οικεία Μετοχικά Ταμεία και οικονομικό κόστος στα δικαιούμενα 

στελέχη μέσω των σχετικών εισφορών και κρατήσεων. Η διεύρυνση των δικαιούχων νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

αναμένεται να αυξήσει τον φόρτο εργασίας του νοσοκομείου. Από τις διατάξεις που αφορούν σε προαγωγές 

στελεχών ή σε παραμονή για επιπλέον έτη στην ενεργό υπηρεσία, θα προκύψει διοικητικός φόρτος για τις 

αρμόδιες υπηρεσίες των Ενόπλων Δυνάμεων. Αναφορικά με το κόστος των ρυθμίσεων που αφορούν στην 

Εθνοφυλακή, θα απαιτηθούν η ενημέρωση και η εκπαίδευση των εμπλεκόμενων υπηρεσιών των Ενόπλων 

Δυνάμεων για την εφαρμογή των προτεινόμενων ρυθμίσεων με σκοπό την άμεση και απρόσκοπτη κατάταξη 

των καλούμενων στην Εθνοφυλακή και την εκπαίδευση των Εθνοφυλάκων για την ορθή εκπλήρωση της 

αποστολής τους. Επιπλέον, θα απαιτηθεί η καταβολή αποζημίωσης για κάθε ημέρα υπηρεσίας των 

Εθνοφυλάκων με την οποία θα επιφορτιστούν οι αρμόδιες οικονομικές υπηρεσίες των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Ακολούθως, η μη παρουσίαση των εφέδρων για κατάταξη στην Εθνοφυλακή και των Εθνοφυλάκων για την 

ανάληψη διατεταγμένης υπηρεσίας, πλην εκπαίδευσης, συνεπάγεται την κήρυξή τους ως ανυπότακτων και 

την επιβολή των προβλεπόμενων από τον Στρατιωτικό Ποινικό Κώδικα κυρώσεων. Η κήρυξή τους ως 

ανυπότακτων θα απασχολήσει διοικητικά τις αρμόδιες υπηρεσίες των Ενόπλων Δυνάμεων και της 

στρατιωτικής δικαιοσύνης. Τέλος, αναμένεται να προκληθεί διοικητικό κόστος για τη στελέχωση του Γραφείου 

Υπευθύνου Προστασίας Δεδομένων του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.  
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Αναλυτικότερα, τα προαναφερθέντα αποτυπώνονται στην οικεία έκθεση του Γενικού Λογιστηρίου του 

Κράτους. 

 

20. Κίνδυνοι αξιολογούμενης ρύθμισης  

 

      

ΘΕΣΜΟΙ, 
ΔΗΜΟΣΙΑ 
ΔΙΟΙΚΗΣΗ, 

ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ 

ΑΓΟΡΑ, 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ, 

ΑΝΤΑΓΩΝΙΣΜΟΣ 

ΚΟΙΝΩΝΙΑ & 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΕΣ 

ΟΜΑΔΕΣ 

ΦΥΣΙΚΟ, 
ΑΣΤΙΚΟ ΚΑΙ 

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟ 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ 

ΝΗΣΙΩΤΙΚΟΤΗΤΑ 

ΚΙΝΔΥΝΟΙ 
ΡΥΘΜΙΣΗΣ 

ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ 
ΚΙΝΔΥΝΩΝ 

Αναγνώριση / 
εντοπισμός 

κινδύνου 
          

Διαπίστωση 
συνεπειών 

κινδύνων στους 
στόχους 

         

Σχεδιασμός 
αποτροπής / 

αντιστάθμισης 
κινδύνων 

          

Άλλο           

ΜΕΙΩΣΗ 
ΚΙΝΔΥΝΩΝ 

Πιλοτική 
εφαρμογή 

          

Ανάδειξη καλών 
πρακτικών κατά 
την υλοποίηση 
της ρύθμισης 

          

Συνεχής 
αξιολόγηση 
διαδικασιών 
διαχείρισης 

κινδύνων 

         

Άλλο           

 
Σχολιασμός / ποιοτική αποτίμηση: 

Δεν διαφαίνονται, γενικά, αβέβαιες παράμετροι που θα μπορούσαν να επηρεάσουν την αποτελεσματική 

εφαρμογή των διατάξεων της αξιολογούμενης ρύθμισης και την επίτευξη των επιδιωκόμενων στόχων.  

 

21. 

Γνώμες ή πορίσματα αρμόδιων υπηρεσιών και ανεξάρτητων αρχών (ηλεκτρονική 

επισύναψη).  

Ειδική αιτιολογία σε περίπτωση σημαντικής απόκλισης μεταξύ της γνωμοδότησης 

και της αξιολογούμενης ρύθμισης. 
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Ε.  Έκθεση διαβούλευσης  

 

22. 

Διαβούλευση κατά τη διάρκεια της νομοπαρασκευαστικής διαδικασίας από την 

έναρξη κατάρτισης της αξιολογούμενης ρύθμισης μέχρι την υπογραφή από τους 

συναρμόδιους Υπουργούς 

 
 
      
 
 

Συνεργασία με άλλα 

υπουργεία / υπηρεσίες  

 
 
 
 
 
 
 

 
 
      
 
 

Συνεργασία με 

κοινωνικούς φορείς / 

Ανεξάρτητες Αρχές 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
      

 
 
Διεθνής διαβούλευση 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

23. 
Σχόλια στο πλαίσιο της διαβούλευσης μέσω της ηλεκτρονικής πλατφόρμας 

www.opengov.gr (ηλεκτρονική επισύναψη της έκθεσης) 

 
 
Επί των γενικών 
αρχών («επί της 
αρχής») της 
αξιολογούμενης 
ρύθμισης 
 

 
Αριθμός 
συμμετασχόντων 
 

- 

 
 
 
Σχόλια που υιοθετήθηκαν 
 
 
 

 
 
 
 

- 
 
 
 

 
Σχόλια που δεν 
υιοθετήθηκαν 
(συμπεριλαμβανομένης 
επαρκούς αιτιολόγησης) 

 
- 
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Επί των άρθρων 
της 
αξιολογούμενης 
ρύθμισης 
 

 
Αριθμός 
συμμετασχόντων 
 

Η δημόσια διαβούλευση διήρκεσε 
από 15.12.2022 και ώρα 21:15 έως 
29.12.2022 και ώρα 21:00. Στη 
διαβούλευση συνολικά 
συμμετείχαν 11.253 πολίτες. 

 
 
 
Σχόλια που υιοθετήθηκαν 
 
 
 

Τα σχόλια επί του άρθρου 17 
(αντικατάσταση του άρθρου 14 του 
α.ν. 1137/1946) υιοθετήθηκαν με 
την αντικατάσταση της λέξης 
«μερισματούχοι» με τη λέξη 
«μέτοχοι». 
Τα σχόλια επί του άρθρου 48 
(αντικατάσταση του άρθρου 26 του 
ν. 1911/1990) υιοθετήθηκαν με την 
προσθήκη των ειδικοτήτων των 
Κτηνιάτρων και των Ψυχολόγων 
στους δικαιούχους ένταξης στη 
γενική ειδικότητα των Ιατρών. 
Τα σχόλια επί του άρθρου 77 
υιοθετήθηκαν με την τροποποίηση 
του τίτλου του άρθρου, ως προς 
την αναφορά στο άρθρο 96 παρ. 5 
του Συντάγματος, την προσθήκη 
του Στρατιωτικού Ποινικού Κώδικα 
στις διατάξεις που θα επεξεργαστεί 
η νομοπαρασκευαστική επιτροπή 
και τη μείωση των μελών της 
επιτροπής από εννέα (9) σε επτά 
(7). 

 
Σχόλια που δεν 
υιοθετήθηκαν 
(συμπεριλαμβανομένης 
επαρκούς αιτιολόγησης) 

 
Η πλειοψηφία των υποβληθέντων 
σχολίων δεν αποτελούν προτάσεις 
νομικής, νομοτεχνικής ή 
ουσιαστικής βελτίωσης των 
διατάξεων της συγκεκριμένης 
αξιολογούμενης νομοθετικής 
ρύθμισης και για τον λόγο αυτό δεν 
κατέστη δυνατή η υιοθέτησή τους.   
Οι προτάσεις που υποβλήθηκαν 
μέσω των σχολίων και αφορούν σε 
ζητήματα που δεν 
αντιμετωπίζονται με την 
αξιολογούμενη ρύθμιση, 
ενδεχομένως θα αποτελέσουν 
μελλοντικά αντικείμενο 
επεξεργασίας από τα Γενικά 
Επιτελεία και ανάληψης 
νομοθετικής πρωτοβουλίας από το 
Υπουργείο Εθνικής Άμυνας. 
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Επισυνάπτεται αναλυτική έκθεση διαβούλευσης.

ΕΚΘΕΣΗ ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ

ΕΠΙΣΠΕΥΔΩΝ ΦΟΡΕΑΣ: ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ

ΤΙΤΛΟΣ ΠΡΟΤΕΙΝΟΜΕΝΟΥ ΣΧΕΔΙΟΥ ΝΟΜΟΥ

«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων,  

οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις».

Το Σ/Ν αναρτήθηκε σε Δημόσια Διαβούλευση στις 15.12.2022 και ώρα 21.15 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΛΗΞΗΣ ΤΗΣ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ 29.12.2022 και ώρα 21.00

Δικτυακός τόπος Ανάρτησης : www.opengov.gr

ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΕΣ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ: Τχης (ΝΟΜ) Βασίλειος Πατσιόπουλος 

                                                        Υπλγός (ΝΟΜ) Χαράλαμπος Ιωάννου

Συνεργασία με άλλα Υπουργεία / Υπηρεσίες: -

Συνεργασία με Κοινωνικούς Φορείς/Ανεξάρτητες Αρχές : -

Διεθνής Διαβούλευση: -

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΜΜΕΤΑΣΧΟΝΤΩΝ: 11.253

Σχόλια που αναρτήθηκαν : 11.245

Σχόλια που δεν αναρτήθηκαν :  8

Αιτιολόγηση : Πέντε (5) σχόλια περιέχουν προσβλητικές εκφράσεις και τρία (3) σχόλια παραπέμπουν σε συνδέσμους μέσου
κοινωνικής δικτύωσης, οι οποίοι δεν μπορούν να διαβαστούν.

ΠΛΗΘΟΣ ΑΡΘΡΩΝ: 81

ΠΛΗΘΟΣ ΣΧΟΛΙΩΝ:11.245

Άρθρο 1

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

Παρότι το σχεδιο νόμου αφορά τη μέριμνα προσωπικού ΕΔ, για ακόμα μια φορά δεν επιλύεται το θεμα 
προβαδίσματος των Μηχανικών της ΠΑ, με εναρμονισμό τους με τις αντίστοιχες ειδικότητες – οπλα του ΠΝ και 
ΣΞ.
Θεωρώ οτι η επίλυση αυτού του θέματος ειναι επιβεβλημένη και θα επιλύσει χρόνια προβλήματα στη διοίκηση 
σε κλαδικό και διακλαδικό επίπεδο.
Κατόπιν τούτων προτείνονται οι κάτωθι τροπολογείς στο νόμο 3883/2010Οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20 
του άρθρου 36 του ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και 
Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ 
προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από
το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους.
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού:
α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι 
αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ.
β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών 
Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν το ίδιο έτος Αξιωματικοί.
14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ πλην Ιπταμένων, και 
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Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους που δεν προέρχονται 
από αυτά.
15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα ΑΣΕΙ καθορίζεται κατά την 
αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά την αποφοίτησή τους από 
αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς του ΠΝ, τους Ιπτάμενους 
και Μηχανικούς της ΠΑ και χωριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικών
της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών.
20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, 
των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των 
Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη χρονολογία ονομασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης 
ονομασίας τους ως Αξιωματικών, η αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών 
ειδικοτήτων, όπως αναγράφονται στο άρθρο 3 του παρόντος νόμου.»
Η παράγραφος γ (2) του άρθρου 23, του ίδιου νόμου, ως ακολούθως:
«(2) Αντιπτέραρχος για τους Μηχανικούς Αξιωματικούς ως Γενικούς Επιθεωρητές ΠΑ ή σε θέση που είναι 
δυνατόν να ορισθεί με απόφαση του ΣΑΓΕ και εφόσον προβλέπεται από τους Πίνακες Οργάνωσης – Υλικού 
(ΠΟΥ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:57 

Παρότι το σχέδιο νόμου αφορά τη μέριμνα προσωπικού ΕΔ, για ακόμα μια φορά διαπιστώνουμε ότι δεν υπάρχει
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, και παραθέτουμε ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτουμε την αγανάκτησή μας και παρακαλούμε για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:38 

Καταργήστε τα άρθρα 29 και 30. Κάποια στελέχη και συγκεκριμένα οι ΕΜΘ (που ανήκουν στην χαμηλότερη 
μισθολογική κατηγορία) έχουν εισφέρει 5000 ευρώ επιπλέον (έναντι των υπολοίπων στελεχών) στα ΚΟΙΝΑ 
ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ των Ενόπλων Δυνάμεων. Αντί θεραπείας αυτής της ανήθικης μεθόδευσης, προτείνετε να 
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λαμβάνουν 4-6 λιγότερα μερίσματα από στελέχη με ίδια έτη υπηρεσίας, που ανήκουν στη Β’ Μισθολογική 
κατηγορία και το χειρότερο ΧΑΡΙΖΕΤΑΙ (σαν να πρόκειται για δικά σας χρήματα) επιπλέον μερίδια στους 
βαθμούς των Ανωτάτων Αξιωματικών. ΟΛΑ αυτά ΔΕΝ αποτελούν ΜΕΡΙΜΝΑ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ. Δυστυχώς αλλιώς 
χαρακτηρίζεται….

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:23 

Παρακαλώ επιτρέψατέ μου να εκφράσω τα παρακάτω σχόλια:

1. Προτείνω να αλλάξει ο τίτλος του νομοσχεδίου. Ο όρος μέριμνα δεν έχει σχέση με το περιεχόμενο του 
νομοσχεδίου. Εκτός αν το να νομοθετείται κάτι θεωρείται μέριμνα. Απλά να το γνωρίζουμε…

2. Συμφωνώ με το σχόλιο του κ. Βορρόπουλου. Πρέπει επιτέλους να λήξει αυτή η παράλογη κατάσταση με την 
αρχαιότητα των Μηχανικών της Σχολής Ικάρων. Δεν υπάρχει κανένα λογικό επιχείρημα που να μπορεί να το 
δικαιολογήσει.

3. Να δοθεί η δυνατότητα εξαγοράς και δεύτερης πενταετίας ως αντιστάθμισμα για την 25ετία που μέχρι πριν 
μερικά χρόνια ίσχυε και καταργήθηκε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ.
Όπως γνωρίζεται η ΠΑ (λόγω της φύσεως των οπλικών συστημάτων που αξιοποιεί) αποτελεί ένα κατεξοχήν 
τεχνικό όπλο και για το λόγο αυτό προσπαθεί πάντα να συμβαδίζει με τις τεχνολογικές εξελίξεις.
Στο πλαίσιο αυτό και μετά την θέσπιση με τον ν.3883/2010 της ειδικότητας Έρευνας-Πληροφορικής στην ΠΑ, με
τις κατάλληλες εισηγήσεις του ΓΕΑ, το ΥΠΕΘΑ ανέπτυξε τις απαιτούμενες νομοθετικές πρωτοβουλίες 
(ΠΔ.43/2012, ν.4278/2014, ν.4494/2017, ΠΔ.16/2018), έτσι ώστε σήμερα να στελεχώνονται οι θέσεις 
Πληροφορικής της ΠΑ με αντίστοιχο προσωπικό ειδικότητας Πληροφορικής, όλων των βαθμών και 
προελεύσεων και να φοιτούν σπουδαστές στα τμήματα Πληροφορικής της Σχολής Ικάρων και της Σχολής 
Μονίμων Υπξκων Αεροπορίας.
Ως τελευταία εκκρεμότητα παραμένει η εξομοίωση των Αξκων Πληροφορικής προέλευσης Σχολής Ικάρων με 
τους Αξκούς των υπολοίπων Ειδικοτήτων της ΠΑ, ως προς τον καταληκτικό και τον αποστρατευτικό βαθμό.
Δεδομένης της σύμφωνης γνώμης του ΓΕΑ, όπως έχει εκφραστεί επανειλημμένα με αντίστοιχες εισηγήσεις, 
παρακαλώ όπως συμπεριληφθεί στο σχέδιο νόμου η παρακάτω ρύθμιση:
«1. Η υποπαράγραφος (3) της παραγράφου γ, του άρθρου 23 του ν.3883/2010 τροποποιείται ως εξής:
(3) Υποπτέραρχος για τους Αξιωματικούς Αεράμυνας, Ιατρών, Οικονομικών, Εφοδιαστών, Διοικητικών, 
Μετεωρολόγων και Έρευνας-Πληροφορικής.
2. Η υποπαράγραφος δ της παραγράφου 1, του άρθρου 32 του ν.3883/2010 τροποποιείται ως εξής:
δ. Η προϋπόθεση αυτή δεν απαιτείται για τους Υποστρατήγους Σωμάτων του ΣΞ Τεχνικού, Εφοδιασμού και 
Μεταφορών, Υλικού Πολέμου και Έρευνας-Πληροφορικής, Υποστρατήγους, Υποναυάρχους ή Υποπτεράρχους 
της ειδικότητας Οικονομικού, Υποπτεράρχους Αεράμυνας, Εφοδιαστές, Διοικητικούς, Μετεωρολόγους και 
Έρευνας-Πληροφορικής, Υποστρατήγους, Υποναυάρχους ή Υποπτεράρχους ειδικότητας Ιατρού, τους 
Υποστρατήγους Στρατολογικού-Στρατιωτικών Νομικών Συμβούλων, οι οποίοι κατ’ εξαίρεση δύνανται να 
προαχθούν στο βαθμό του Αντιστράτηγου και αντιστοίχων, όπως και για τους Ταξιάρχους Ελεγκτικού, οι οποίοι
δύνανται αντιστοίχως να προαχθούν στο βαθμό του Υποστρατήγου.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:01 

Σας προτείνουμε να δώσετε την δυνατότητα για εξαγορά της τριετίας για τους στρκους που εισήχθησαν στο 
στράτευμα μέχρι και την 31/12/2000.

Όπως να μας δώσετε και την δυνατότητα για εξαγορά δεύτερης πενταετίας αλλά μόνο για όσους πραγματικα 
υπηρέτησαν σε μαχιμους σχηματισμούς.

Τέλος Όλοι οι δημόσιοι υπάλληλοι έχουν την δυνατότητα να εξαγοράσουν πενταετία να αναγνωρισουν τα τέκνα
(1,5 έτος το καθένα) όπως και να εξαγοράσουν ως συνταξιμα τα έτη σπουδών..

Σκεφτειτε οτι οι στρατιωτικοι επιπλεον απο το ωράριο εργασίας εκτελουν κατά μέσο όρο 4 + υπηρεσίες 24ωρες
κάθε μήνα, συμμετέχουν σε τακτικες ασκήσεις, σκηνακια κλπ και άλλες υπερωρίες άνευ αποζημίωσης..

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:40 
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Αξιότιμε κύριε Πρωθυπουργέ και Υπουργέ Χρόνια Πολλά

Με το παρόν νομοσχέδιο συνεχίζεται η αδικία του Νόμου 3883/2010 που αφορά τους υπηρεσίες εδάφους της 
Πολεμικής Αεροπορίας αλλά και αντίστοιχους των άλλων σωμάτων που προέρχονται απο ΑΣΣΥ έχοντας ως 
καταληκτικό βαθμό του Υποσμηναγού και αντίστοιχοι για του εξής λόγους :

1.Τιμωρούμαστε και εμείς και η οικογένεια μας (μισθολογικά αλλά και ηθικά) που μας έτυχε ένα πρόβλημα 
υγείας σε σχέση με παλιαότερους συναδέλφους ειδικών καταστάσεων που φτανανε σε μεγαλύτετο βαθμό , 
αλλά και σε σχέση με τους Αξιωματικούς συναδέλφους ειδικών καταστάσεων απΟ ΣΙ που φτάνουν στο βαθμό 
Ταξιάρχου έχοντας μικρότερη επίπτωση. Τιμωρούμαστε και σε σχέση με τους ΕΜΘ και ΕΠΟΠ ειδικών 
καταστάσεων που στερούνται μόνο ένα βαθμό σε σχέση με τους συναδέλφους τους. Τιμωρούμαστε και 
παραβίαζεται η αρχη της ίσης μεταχείρησης μεταξύ προσωπικού βάζοντας μας ταμπέλα και δίνοντας 
αντικίνητρα για παραγωγική εργασία μέσα στην ατυχία μας.

2. Έχοντας βγει υπηρεσία εδάφους πριν το 2009 πότε δε ρωτήθηκα αν επιθυμώ να συνεχίσω σε αυτό το 
καθεστός … σε υπηρεσίες ευρύτερου δημοσίου τόμεα ιδιωτικού το πρόβλημα υγείας μου δε θα ήταν 
πρόβλημα….

3. Τα δικαιώματα που απολαμβάνω για να διευκολυνθώ επειδή έχω ένα πρόβλημα για την υπηρεσία υγείας 
όπως απαλλαγή απο υπηρεσίες , μεταθέσεις κτλ και άλλοι συναδελφοί μου πχ. πολυτεκνοι μονογονεικές ή 
τοποθετημένοι σε διαφορετικές επιστασίες οπου απαιτείται όπως π.χ. υπασπιστηρια , κτλ τκλ ……. τυγχάνουν 
να τα έχουν τα ίδια προνόμια.

Παρακαλώ πολύ όπως εξετάσετε σοβαρά το βαθμολογικό των Ειδικών Καταστάσεων απο ΑΣΣΥ καθώς όπως 
παρατηρώ στις επετηρίδες είναι όλο και περισσότεροι για πολλά προβλήματα υγείας για την υπηρεσία, που 
παλιά δεν υπήρχε τέτοια αύξηση είδικα σε μικρότερες ηλικίες ..

Λέτε για κράτος δικαίου ισότητας , λέτε για σεβασμό στην αναπηρία κτλ κτλ εκτιμώ ότι πρέπει να το δείτε πολύ
σοβαρά ….

ΥΓ. Στα σώματα ασφαλεία αστυνομία πυροσβεστική ευρύτερο δημόσιο δεν υπάρχουν τέτοιες επιπτώσεις …. δεν
είναι σωστό να μας διαχωρίζεται…

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:48 

Συμφωνώ με το από 24 Δεκεμβρίου 2022, 10:11 σχόλιο του κ. Γεώργιου Βορρόπουλου σχετικά με το χρονίζον 
πρόβλημα της αδικίας που υφίστανται οι Μηχανικοί απόφοιτοι της Σχολής Ικάρων ως προς την αρχαιότητα 
μεταξύ ομοιοβάθμων αξιοματικών που αποφοιτούν το ίδιο έτος από τη Σχολή Ικάρων.

Επιπρόσθετα, και σύμφωνα με το πνεύμα της μέριμνας προσωπικού, θεωρώ απαραίτητη την αναγνώριση των 
επαγγελματικών δικαιωμάτων Μηχανικού και αυτοδίκαιη εγγραφή στο Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδος των 
Μηχανικών, αποφοίτων του τμήματος Μηχανικών της Σχολής Ικάρων, σε περίπτωση που το επιθυμούν μετά την
αποστρατεία τους. Οι προσωπικότητες που αποφοιτούν από την ΣΜΑ και στελεχώνουν τις πιο νευραλγικές 
θέσεις ευθύνης Μηχανικού και επιτροπές της Πολεμικής Αεροπορίας (βλέπε πρόσφατες επιτροπές για την 
προμήθεια των Rafale), είναι προσβολή μετά την αποστρατεία ή παραίτησή τους να απεκδύονται κάθε 
επαγγελματικού προσόντος και να θεωρούνται απόφοιτοι Λυκείου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:37 

Με το παρόν σχόλιο θα ήθελα να εκφράσω την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ της πλειοψηφίας των εν ενεργεία και εν 
αποστρατεία Μηχανικών της ΠΑ για αυτή την ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΠΡΩΤΟΤΥΠΙΑ που εισήγαγε ο ν.3883/2010, κατά την 
οποία οι Μηχανικοί της ΠΑ, αν και θεωρούνται Όπλο, είναι νεότεροι όλων των άλλων ομοιόβαθμων τους στο 
σύνολο των Ενόπλων Δυνάμεων – ομοιόβαθμων τους που κάποιες φορές προάχθηκαν στο βαθμό 4, 5 ή και 6 
χρόνια αργότερα. (Σε ΟΛΕΣ ΤΙΣ ΥΠΟΛΟΙΠΕΣ ΕΝΟΠΛΕΣ ΔΥΝΑΜΕΙΣ ΠΑΓΚΟΣΜΙΩΣ, η αρχαιότητα στον φερόμενο 
βαθμό καθορίζεται από την ημερομηνία προαγωγής σε αυτόν).

Η κατάσταση αυτή δημιουργεί πληθώρα προβλημάτων. Ενδεικτικά αναφέρονται τα ακόλουθα:
1) Παραμόρφωση της διοικητικής ιεραρχίας σε Μονάδες της ΠΑ με υποβάθμιση των διοικητικών οργάνων τους 
(π.χ. αρχαιότητα Διευθυντών Υποστήριξης vs ομοιόβαθμων Διοικητών Μοιρών).
2) Αδυναμία κατάληψης διευθυντικών θέσεων σε διακλαδικούς (ΥΠΕΘΑ, ΓΕΕΘΑ κτλ) ή σε Διεθνείς Οργανισμούς 
(π.χ. ΝΑΤΟ), αφού οι Έλληνες Αξιωματικοί Μηχανικοί της ΠΑ θεωρούνται πάντοτε νεότεροι όλων των 
ομοιόβαθμών τους.
3) Ως εκ τούτου, εγγενής αδυναμία αποτελεσματικής διαχείρισης και λήψης αποφάσεων από τους Μηχανικούς, 
ακόμη και για θέματα που τους αφορούν άμεσα και για τα οποία αποτελούν την πιο έμπειρη ομάδα στελεχών 
(π.χ. υποστήριξη οπλικών συστημάτων).
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Το κλίμα απογοήτευσης μεταξύ των Εν/Εν αξιωματικών Μηχανικών είναι έντονο και αποτελεί έναν από τους 
κύριους λόγους αθρόων παραιτήσεων ικανότατων στελεχών, σε αριθμούς που κάποιες χρονιές υπερβαίνουν τα 
ετήσια νούμερα αποφοιτούντων Μηχανικών της Σχολής Ικάρων.

Επανειλημμένα αιτήματα άρσης αυτής της κατάφορης αδικίας προς την Ηγεσία της ΠΑ και του ΥΠΕΘΑ έχουν 
απλά αγνοηθεί. Αυτή τη φορά οι Μηχανικοί ελπίζουν ότι ο νομοθέτης θα ενσκήψει στο πρόβλημα και θα 
προσδώσει την αρμόζουσα λύση.

Δεν θα αναφερθώ στις αλλαγές που απαιτούνται στο ν.3883/2010. Έχουν αναφερθεί λεπτομερώς σε 
προηγούμενα σχόλια από άλλους, όπως π.χ. του κυρίου Βορρόπουλου. Ο σκοπός του σχολίου μου είναι απλώς 
να ενισχύσει τις φωνές άλλων, να τονίσει το πρόβλημα που ο υφιστάμενος νόμος δημιουργεί και να επαναλάβει
την προσδοκία του συνόλου των Μηχανικών της ΠΑ για τη δίκαιη επίλυσή του. Οι Μηχανικοί της ΠΑ δεν ζητούν 
κάποιου είδους προνομιακή μεταχείριση. Ζητούν απλά την απονομή δικαιοσύνης.

Με εκτίμηση,
Γεώργιος Ζαφειρόπουλος
Ταξχος Μηχανικός ΠΑ ε.α.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:16 

Προτείνω επιπλέον στο άρθρο 53 να τοποθετηθεί διάταξη, η οποία να ρυθμίζει την Βαθμολογική εξέλιξη των 
Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων αποφοίτων ΑΣΕΥ και ΑΣΣΥ, ώστε να διορθώνει το αίσθημα Ηθικής, 
Βαθμολογικής και Μισθολογικής αδικίας που έχει δημιουργηθεί.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:27 

Παρακαλούμε πολύ να δοθεί ή δυνατότητα εξαγοράς τριετίας σε όλους όσους κατεταγησαν μέχρι και την 
31/12/2000..

Επίσης να δοθεί ή δυνατότητα για εξαγορά δεύτερης μαχιμης πενταετίας..

Τέλος,θα ήθελα να τονίσω πως πρέπει να γίνουν αρκετές χιλιάδες προσλήψεις νέων εποπ ώστε να ανέβει το 
επιχειρησιακο επίπεδο του στρατευματος διότι το στρκο πρσκο έχει κουραστεί καθώς την τελευταία 10ετια 
έγιναν ελάχιστες έως καθόλου προσλήψεις νέου πρσκου με αποτέλεσμα να έχει κουραστεί παρα πολύ το ήδη 
υπάρχον πρσκο..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:01

1. ΔΕΝ ΝΟΕΙΤΑΙ ΜΕΡΙΜΝΑ ΥΠΕΡ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΧΩΡΙΣ ΝΑ ΕΧΕΙ ΘΕΣΠΙΣΤΕΙ ΑΚΟΜΗ «ΓΡΑΜΜΗ ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΩΝ 
ΠΑΡΑΒΑΤΙΚΟΤΗΤΑΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ» Η ΕΣΤΩ, Η ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΚΑΙ ΑΜΕΤΑΚΛΗΤΗ ΕΠΑΝΑΦΟΡΑ ΤΟΥ «ΔΙΑΥΛΟΥ 
ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ» ΠΟΥ ΕΙΧΕ ΘΕΣΠΙΣΤΕΙ ΜΕ ΤΗΝ Φ.440/5/249023/Σ.172/07 ΣΕΠ 
11/ΥΠΕΘΑ/ΣΓ ΥΕΘΑ/ΤΜ.ΜΕΡΙΜΝΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ.

2. ΑΜΕΣΟΣ ΑΠΟΧΑΡΑΚΤΗΡΙΣΜΟΣ ΤΩΝ ΣΟΑ, ΣΟΜΥ ΚΤΛ ΣΕ Σ.Ο. (ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΑ ΟΙΚΗΜΑΤΑ) ΚΑΙ ΣΤΕΓΑΣΗ 
ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ ΜΕ ΚΟΙΝΩΝΙΚΑ ΚΑΙ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΚΡΙΤΗΡΙΑ.

3. ΔΙΑΘΕΣΗ ΦΑΡΜΑΚΩΝ ΣΤΑ ΣΤΕΛΕΧΗ ΕΝΑΝΤΙ ΕΞΑΙΡΕΤΙΚΑ ΧΑΜΗΛΟΥ ΑΝΤΙΤΙΜΟΥ ΑΠΟ ΤΑ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΑ 
ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ ΤΩΝ ΣΤΕΠ/ΤΥΕΘ/ΚΙΧΝΕ/ΓΣΝ.

4. ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΓΙΣΤΟΥ ΧΡΟΝΟΥ ΠΑΡΑΜΟΝΗΣ ΣΤΗΝ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑ, ΤΑ 15 ΕΤΗ ΓΙΑ ΕΠΟΠ ΤΩΝ ΟΠΛΩΝ. ΑΛΛΑΓΗ 
ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ ΑΠΟΔΩΣΗ ΣΕ ΣΩΜΑ (Π.Χ. ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΗΣ-ΟΔΗΓΟΣ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΥ ΣΤΗΝ ΑΣ) Η ΜΕΤΑΤΑΞΗ ΣΤΟΝ 
ΔΗΜΟΣΙΟ ΤΟΜΕΑ (Π.Χ. ΤΡΟΧΑΙΑ, ΦΡΟΥΡΟΣ ΦΥΛΑΚΩΝ, ΔΑΣΟΦΥΛΑΚΗ, ΑΓΡΟΦΥΛΑΚΗ, ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ, 
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗ ΚΤΛ).

5. ΜΕΙΩΣΗ ΠΡΟΣΛΗΨΕΩΝ ΣΤΗΝ ΣΣΕ ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΣΜΥ. ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ ΣΤΙΣ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΕΠΟΠ. ΜΕ 
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ ΟΠΛΙΤΕΣ ΠΟΡΕΥΟΝΤΑΙ ΟΙ ΝΑΤΟΙΚΟΙ ΣΤΡΑΤΟΙ, ΚΑΤΙ ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΞΕΡΟΥΝ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΘΙΑΣΩΤΕΣ 
ΤΟΥ ΙΠΠΙΚΟΥ. ΟΙ ΔΕ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΣΕ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΕΣ, ΝΑ ΤΙΘΟΝΤΑΙ ΣΕ ΔΗΜΟΣΙΑ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗ 
ΜΕΤΑΞΥ ΤΩΝ ΜΟΝΙΜΩΝ ΣΤΕΛΕΧΩΝ, ΑΠΟ ΤΗΝ ΣΕΛΙΔΑ ΤΟΥ ΓΕΣ, ΚΑΘΩΣ ΠΑΡΑΤΗΡΕΙΤΑΙ ΤΟ ΦΑΙΝΟΜΕΝΟ ΝΑ 
ΠΡΟΣΛΑΜΒΑΝΕΤΑΙ ΚΟΣΜΟΣ ΣΕ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΕΣ (Π.Χ ΤΟΥ ΠΖ,ΤΩΝ ΤΘ, ΤΗΣ ΑΣ) ΠΟΥ ΜΠΟΡΕΙ ΠΟΛΥ ΕΥΚΟΛΑ ΝΑ 
ΚΑΛΥΨΕΙ ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ ΚΛΗΡΩΤΟΣ ΟΠΛΙΤΗΣ…

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:41 
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Στο παρόν Σχέδιο Νόμου πρέπει να επιλυθεί η ανισότητα ανάμεσα στους Μηχανικούς της ΠΑ από τη μια και τους
Μηχανικούς του ΣΞ και του ΠΝ από την άλλη.

Η ανισότητα αυτή δεν έχει καμία βάση και κανένα νόημα. Συνέπειά της είναι η παραίτηση πολλών Μηχανικών 
Αξιωματικών από την ΠΑ.

Διορθώστε την αναίτια ανισότητα, εξισώστε τους Μηχανικούς των 3 Κλάδων των ΕΔ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:34 

Συμφωνώ απόλυτα με το σχόλιο του κ. Βορροπουλου άνωθεν.
Παρότι το σχεδιο νόμου αφορά τη μέριμνα προσωπικού ΕΔ, για ακόμα μια φορά δεν επιλύεται το θεμα 
προβαδίσματος των Μηχανικών της ΠΑ, με εναρμονισμό τους με τις αντίστοιχες ειδικότητες – οπλα του ΠΝ και 
ΣΞ.
Θεωρώ οτι η επίλυση αυτού του θέματος ειναι επιβεβλημένη και θα επιλύσει χρόνια προβλήματα στη διοίκηση 
σε κλαδικό και διακλαδικό επίπεδο.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:01 

Αλλάξτε τίτλο στο νομοσχέδιο τώρα.
Για ποιο λόγο χαρακτηρίζεται ως «Μέριμνα Προσωπικού», απο την στιγμή κατά την οποία δεν κάνει κάποια 
παρέμβαση σε ουσιαστικά ζητήματα όπως το μισθολόγιο, η στέγαση του προσωπικού, οι αυτεπάγγελτες 
αποστρατείες των ΕΠΟΠ,κτλ. Δυστυχώς καταχρηστική μέριμνα εις βάρος των υπολοίπων πάντα, υπάρχει μόνο 
για τις επονομαζόμενες «Ειδικές Κατηγορίες Προσωπικού», που ίσως θα έπρεπε να τις ονομάσετε 
«Προνομιούχες Κατηγορίες Προσωπικού».
Δυστυχώς παίζεται με το Ηθικό του προσωπικού και κατά συνέπεια και με αυτό του στρατεύματος.
ΑΠΟΓΟΗΤΕΥΣΗ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:24 

Δεν λαμβάνεται μέριμνα ώστε να εξομοιωθούν οι αποδοχές των σπουδαστών στις Στρατιωτικές Σχολές με αυτές
των σπουδαστών στις σχολές των Σωμάτων Ασφαλείας. Η διαφορά είναι περίπου 150€ με 600€ υπέρ των 
δεύτερων…

 24 Δεκεμβρίου 2022, 10:11 

Παρότι το σχεδιο νόμου αφορά τη μέριμνα προσωπικού ΕΔ, για ακόμα μια φορά δεν επιλύεται το θεμα 
προβαδίσματος των Μηχανικών της ΠΑ, με εναρμονισμό τους με τις αντίστοιχες ειδικότητες – οπλα του ΠΝ και 
ΣΞ.
Θεωρώ οτι η επίλυση αυτού του θέματος ειναι επιβεβλημένη και θα επιλύσει χρόνια προβλήματα στη διοίκηση 
σε κλαδικό και διακλαδικό επίπεδο.
Κατόπιν τούτων προτείνονται οι κάτωθι τροπολογείς στο νόμο 3883/2010

Οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20 του άρθρου 36 του ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και 
Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ 
προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από
το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους.
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού:
α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι 
αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ.
β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών 
Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν το ίδιο έτος Αξιωματικοί.
14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ πλην Ιπταμένων, και 
Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους που δεν προέρχονται 
από αυτά.
15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα ΑΣΕΙ καθορίζεται κατά την 
αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά την αποφοίτησή τους από 
αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς του ΠΝ, τους Ιπτάμενους 
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και Μηχανικούς της ΠΑ και χωριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικών
της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών.
20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, 
των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των 
Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη χρονολογία ονομασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης 
ονομασίας τους ως Αξιωματικών, η αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών 
ειδικοτήτων, όπως αναγράφονται στο άρθρο 3 του παρόντος νόμου.»
Η παράγραφος γ (2) του άρθρου 23, του ίδιου νόμου, ως ακολούθως:
«(2) Αντιπτέραρχος για τους Μηχανικούς Αξιωματικούς ως Γενικούς Επιθεωρητές ΠΑ ή σε θέση που είναι 
δυνατόν να ορισθεί με απόφαση του ΣΑΓΕ και εφόσον προβλέπεται από τους Πίνακες Οργάνωσης – Υλικού 
(ΠΟΥ)»

Απτχος (Μ) εα Γεώργιος Βορρόπουλος
Επίτιμος Γενικός Επιθεωρητής ΓΕΑ

 24 Δεκεμβρίου 2022, 10:18 

Θέμα: «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις»

Την 15/12/2022, αναρτήθηκε σε δημόσια διαβούλευση το σχέδιο νόμου του θέματος.
Mε μεγάλη απογοήτευση παρατηρoύμε το χρόνιο αίτημα για εξορθολογισμό και τακτοποίηση του Θέματος της 
Αρχαιότητας των Αξιωματικών Αποφοίτων της Σχολής Ικάρων Ειδικοτήτων: Ι, Μ, Ε/Α έναντι των ομολόγων του 
Ε.Σ. και του Π.Ν. να αγνοείται. Ένα διαχρονικό θέμα όπου ο Σύνδεσμος Αποφοίτων Σχολής Ικάρων και ο 
Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών Αεροπορίας έχουν πάρει μια ξεκάθαρη και δίκαιη θέση. Η Στρατιωτική 
Ηγεσία, επανειλημμένα – και για περισσότερα από 40 χρόνια- συστήνει επιτροπές, οι οποίες με εμμονική 
επιμονή και έωλα επιχειρήματα το παραπέμπουν στις μελλοντικές καλένδες.
Υπάρχει μια διαχρονική ανισότητα και αδικία στο θέμα της αρχαιότητας των ομοιόβαθμων αξιωματικών 
αποφοίτων της ΣΙ (και ΄έμμεσα’ των μαχίμων αποφοίτων της ΣΣΕ και ΣΝΔ) την οποία, εξαιρετικά άστοχα και 
παράδοξα, τη συνέχισε ο νομοθέτης (ΝΟΜΟΣ ΥΠ’ ΑΡΙΘ. 3883)..
Η Αρχαιότητα των αξιωματικών αποφοίτων της ΣΙ διαταράσσεται, αμέσως, με την αποφοίτησή τους και την 
ορκωμοσία με επακόλουθα: (1) Πικρία και απογοήτευση αξιωματικών των άλλων κατευθύνσεων της ΣΙ (πλην 
των Ιπταμένων) και κατά συνέπεια διαχρονική μείωση του φρονήματος και του ηθικού τους (2) Καλλιέργεια 
συμπλεγμάτων ανωτερότητας και κατωτερότητας. (3) Ανάπτυξη ανεπιθύμητων χαρακτηριστικών: αλαζονεία, 
κολακεία, Συντεχνίες, Αντιπαλότητες. (4) Εναλλαγή της αρχαιότητας μεταξύ ιδίων αξιωματικών με τις ευνόητες
συνέπειες. (5) Άκαιρη αποχώρηση (παραιτήσεις) -ίσως οι καλύτεροι αξιωματικοί – από την ΠΑ αξιωματικών, 
ιδιαίτερα, της κατεύθυνσης των Μηχανικών με τις ευνόητες συνέπειες.
Είναι παράδοξο, οξύμωρο και -ίσως- παγκόσμια πρωτοτυπία της χώρας μας- οι Μηχανικοί, ενός άκρως 
τεχνολογικού όπλου όπως η ΠΑ, να είναι νεότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών του ΣΞ και του ΠΝ, από 1 
έως και 8 τάξεων νεότερων, όταν στις πανελλήνιες εξετάσεις εισαγωγής ό τελευταίος της ΣΙ/ΣΜΑ έχει 
περισσότερα μόρια από τον πρώτο της αντίστοιχης κατεύθυνσης του ΣΞ και του ΠΝ.
Στην περίπτωση των Αξιωματικών Μηχανικών και Ε/Α της ΠΑ, εκτός από την εντός του Όπλου ανισότητα, 
δημιουργεί συνθήκες αποκλεισμού εκπροσώπησης της ΠΑ σε διακλαδικό επίπεδο στον τομέα των Επιχειρήσεων
Υποστήριξης εντός Ελλάδος (ΓΕΕΘΑ), όσο και στο ΝΑΤΟ.
Είναι μόνο η Ελληνική ΠΑ, όπου γίνεται ειδική ρύθμιση της αρχαιότητας μεταξύ Ιπταμένων, Μηχανικών και 
Ελεγκτών Αεράμυνας, σε απόλυτη αντίθεση με όσα ισχύουν στο ΝΑΤΟ και γενικά σε όλες τις Αεροπορίες του 
κόσμου, με αποτέλεσμα να δημιουργούνται δυσλειτουργίες και ανισότητες σε βάρος τις εκπροσώπησης της 
Ελλάδας στο ΝΑΤΟ και στα Διεθνή Φόρουμ.
Το απλοϊκό επιχείρημα ότι η θέση της ΠΑ στη διαφοροποίηση της αρχαιότητας των Μηχανικών και Ε/Α 
οφείλεται στο γεγονός ότι οι Ιπτάμενοι επιβαίνουν στο Αεροσκάφος και έρχονται σε άμεση εμπλοκή με τον 
εχθρό, ευρισκόμενοι στην πρώτη γραμμή (Τα Ραντάρ του Διδυμοτείχου, Βιτσίου, οι ΣΑ, η Σμηναρχία της 
Λήμνου, οι πίστες των Α/Δ κλπ δεν είναι στην πρώτη γραμμή; ή με το ίδιο επιχείρημα τα στελέχη της 
Αεροπορίας του Στρατού ή Ναυτικού θα πρέπει να είναι αρχαιότερα των άλλων όπλων), δεν αντέχει σε κριτική,
γιατί ο ρόλος και η εκτέλεση της αποστολής της ΠΑ είναι αποτέλεσμα συλλογικής δουλειάς, η υστέρηση ή 
διάσπαση της οποίας ακυρώνει τον τελικά επιδιωκόμενο σκοπό.
Οι όποιες οργανωτικές ανωμαλίες, που υποστηρίζεται ότι θα υπάρξουν λόγω της μεταβολής της αρχαιότητας 
των διαφόρων κατευθύνσεων των Αποφοίτων της ΣΙ, μπορούν να λυθούν με την εισαγωγή και του θεσμού της 
‘αρχαιότητας θέσης’ (Ένας Θεσμός που Ισχύει στο ΝΑΤΟ, αλλά και σε όλο τον Κόσμο) σε όλα τα διοικητικά 
επίπεδα (ΓΕΑ, Διοικήσεις, Μονάδες, Διευθύνσεις, Μοίρες, Τμήματα, Σμήνη, Σχηματισμοί Α/Φ εν πτήσει).
Συνεπώς, η διευθέτηση και εξορθολογισμός του θέματος της αρχαιότητας – όπως έχει γίνει στον ΣΞ και ΠΝ- των
Αξιωματικών Αποφοίτων της Σχολής Ικάρων Ειδικοτήτων: Ι, Μ, Ε/Α έναντι των ομολόγων του Ε.Σ. και του Π.Ν, 
Θα συμβάλλει αποφασιστικά στη βελτίωση της δομής διοίκησης της ΠΑ, Θα αναβαθμίσει τη λειτουργία της 
καθώς και των ΕΔ και θα αποκαταστήσει το αίσθημα δικαίου. Επιπλέον, το θέμα αυτό είναι στο προεκλογικό 
πρόγραμμα του κυβερνώντος κόμματος, (Μέτρα 6 και 11 β§1 του προγράμματος για τις ΕΔ), χωρίς, να έχει 
γίνει κάτι.
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Θεωρούμε και προτείνουμε, στο υπό συζήτηση σχέδιο νόμου, πρέπει να συμπεριληφθούν, οι ανάλογες 
τροποποιήσεις των άρθρων 36 και 23 του ν.388312010, ώστε να ευθυγραμμίσουν και εξορθολογήσουν την 
αρχαιότητα των αποφοίτων της ΣΙ κατά τρόπον ανάλογο με αυτό των Μαχίμων και Μηχανικών αποφοίτων της 
ΣΝΔ του ΠΝ.
Αναστάσιος Μπασαράς
Σμήναρχος (Μ) ε.α.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:50 

Συγχαρητήρια στην προσπάθεια σας για την ΜΕΡΙΜΝΑ υπερ του ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ των ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ, αλλά 
θεωρώ και προτείνω, ότι στο πλαίσιο του «εξορθολογισμού» που πραγματεύεται το υπό συζήτηση σχέδιο 
νόμου, θα μπορούσαν και πρέπει να συμπεριληφθούν, οι ακόλουθες τροποποιήσεις των άρθρων 36 και 23 του 
ν.3883/2010. Συγκεκριμένα:
Οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20 του άρθρου 36 του ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και 
Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ 
προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από
το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους.
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού:
α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι 
αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ.
β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών 
Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν το ίδιο έτος Αξιωματικοί.
14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ πλην Ιπταμένων, και 
Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους που δεν προέρχονται 
από αυτά.
15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα ΑΣΕΙ καθορίζεται κατά την 
αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά την αποφοίτησή τους από 
αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς του ΠΝ, τους Ιπτάμενους 
και Μηχανικούς της ΠΑ και χωριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικών
της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών.
20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, 
των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των 
Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη χρονολογία ονομασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης 
ονομασίας τους ως Αξιωματικών, η αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών 
ειδικοτήτων, όπως αναγράφονται στο άρθρο 3 του παρόντος νόμου.»

Πιστεύω ότι η τροποποίηση αυτή ΔΕΝ ΕΠΗΡΕΑΖΕΙ ΤΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ του ΚΡΑΤΟΥΣ μας και επίσης ΔΕΝ ΕΠΗΡΕΑΖΕΙ 
την ΕΥΡΥΘΜΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ των ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ … Αντίθετα είναι μια τροποποίηση που θα συμβάλει στην 
ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ενός ΔΙΚΑΙΟΥ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ των ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ της ΠΟΛΕΜΙΚΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ, αποφοίτων του 
Τμήματος ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ της ΣΧΟΛΗΣ ΙΚΑΡΩΝ των οποίων η συνεχής απόκτηση τεχνολογικών γνώσεων, οι 
εμπειρίες τους και η υψηλού επιπέδου εργασία, τους καθιστά υπεύθυνους στην ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗ του πιο 
εξελιγμένου τεχνολογικά ΠΥΛΩΝΑ της ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:34 

Να αλλάξει ο τίτλος του νομοσχεδίου. Δεν περιέχονται διατάξεις «μέριμνας» προσωπικού. Ίσως μόνο πρόνοιας 
εν αποστρατεία στελεχών.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Δυστυχώς το παρόν Προσχέδιο δεν ασχολείται με πραγματικά ζητήματα που απασχολούν το στρατιωτικό 
προσωπικό επί σειρά ετών παρά περισσότερο μιλάει για υπηρεσιακές δυσλειτουργίες. Παραδείγματος χάριν για
το ζήτημα της εξαγοράς της επιπλέον 3ετίας για τους καταταγέντες μέχρι το 1995, το ΥΠΕΘΑ με δηλώσεις και 
έγγραφα έχει λάβει θέση υπέρ του στρατιωτικού προσωπικού, η οποία όμως δεν αποδεικνύεται αρκετή, 
καθόσον δεν γίνεται δεκτή από υπηρεσιακούς φορείς άλλων Υπουργείων. Μήπως αυτό το νομοσχέδιο είναι η 
κατάλληλη ευκαιρία για την επίλυση τέτοιων ζητημάτων και ως τέτοια δεν πρέπει να χαθεί; Αν περάσει και 
αυτό το νομοσχέδιο ως έχει και το επόμενο περιμένει άλλα 3 χρόνια να διαβουλευθεί, δεν θα έχει πλέον 
πρακτική αξία ούτε η διάταξη περί δυνατότητα εξαγοράς ούτε οι καλές προθέσεις του ΥΠΕΘΑ.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:58 

Είναι αδικία η μείωση των συντελεστών αναπλήρωσης στους συνταξιούχους που έχουν συντάξιμα χρόνια 40,01 
έως 45,00. Συγκεκριμένα τα ποσοστά αναπλήρωσης σύμφωνα με τον πίνακα 2 παραγ. 5 του άρθρου 24 του Ν. 
4387/2016 (ΦΕΚ Α 85) ήταν 2% για τα παραπάνω έτη και με τον Ν. 4670/2020 κατέβηκε το ποσοστό 
αναπλήρωσης στο 0,5% έγινε μείωση 1,50%.
Για το παραπάνω θέμα το Συντονιστικό Συμβούλιο των Τριών Ενώσεων Αποστράτων Αξιωματικών Ε.Δ. 
ενημέρωσε:
1) Το ΥΠΕΘΑ/ΣΓ ΥΕΘΑ με το έγγραφο με ημερομηνία 27/12/2022
<>
2) Τον κύριο Πρωθυπουργό με το έγγραφο με αριθμό πρωτ.227/14-10-2022
<>

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:03 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
3.Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:43

Η Εθνοφυλακη είναι εθελοντικός θεσμός και δεν αποσκοπεί στην εργασιακή αποκατάσταση κανενός. Όποιος 
θέλει να βρει δουλειά ,υπάρχουν άλλοι τρόποι.
Ως προς την κατάταξη γυναικών πρέπει να επιτραπεί σε όλες να καταταχθούν και όχι μόνο σε τέως 
υπηρετήσασες.
Γενικά ως σχέδιο το βλέπω θετικό και βελτιωμένο

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:58 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ
Με δεδομένη την ευαισθησία, εσάς προσωπικά, αλλά και του κ. Πρωθυπουργού προς τα άτομα με αναπηρία, 
θα ήθελα να επισημάνω την αδικία που υφιστάμεθα απόστρατοι αξκοί που αποστρατευθήκαμε επειδή κατέστην 
ανάπηροι σε ατύχημα εξαιτίας της υπηρεσίας (κυριολεκτικά δώσαμε δηλαδή το αίμα μας στις Εν. Δυνάμεις).
Συγκεκριμένα:
α. Παρά τις αποφάσεις των ανωτάτων δικαστηρίων (ΣτΕ κλπ) και παρότι εξαιρούμαστε από το νόμο 
«Κατρούγκαλου» (περ.ε’ της παρ. 3 του άρθρου 4 του ν. 4387/2016 (Α΄ 85)) εξακολουθούν να γίνονται 
κρατήσεις στις συντάξιμες αποδοχές του με βάση τις μειώσεις του ν.4093/2012. Υπόψη ότι η επιστροφή 
αναδρομικών επί ων περικοπών έγινε μέχρι την ημερομηνία υπαγωγής των λοιπών συνταξιούχων στο νόμο 
«Κατρούγκαλου». Επομένως για όσους εξαιρούνται από το νόμο αυτόν η αντισυνταγματικότητα των περικοπών
του ν.4039/2012 εξακολουθεί να υφίσταται και μετά την ισχύ του νόμου «Κατρούγκαλου».
β. Ενώ από 1/1/2017, ισχύει νέο μισθολόγιο για τις ένοπλες δυνάμεις σύμφωνα με το ν. 4472/2017 (Α΄ 74), 
δεν έχουν ακόμη αναπροσαρμοστεί ως έπρεπε οι συντάξεις που είχαν εκδοθεί μέχρι την 31/12/2016 των 
προσώπων της περ.ε’ της παρ. 3 του άρθρου 4 του ν. 4387/2016 (Α΄ 85) δηλαδή όσων λαμβάνουν πολεμική 
σύνταξη ή σύνταξη παθόντα σε υπηρεσία και εξαιτίας της υπηρεσίας, ώστε να εφαρμοστεί η θεμελιώδης αρχή 
του Συντάγματος της ισότητας και της ισονομίας, με τους αντίστοιχους παθόντες που δικαιώθηκαν αντίστοιχη 
σύνταξη μετά την 31/12/2016 και η οποία υπολογίστηκε με τους μισθούς και τις λοιπές αποδοχές του ν. 
4472/2017 (Α΄ 74) με ευνοϊκότερα ποσά. Υπόψη ότι στο πρόσφατα ψηφισθέν νομοσχέδιο του Υπ. Εργασίας και 
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κοινωνικών Υποθέσεων με τίτλο «Εξορθολογισμός ασφαλιστικής και συνταξιοδοτικής νομοθεσίας, ενίσχυση 
ευάλωτων κοινωνικών ομάδων και άλλες διατάξεις» υπήρχε αρχικά πρόβλεψη του άρθρου 22 για την 
παραπάνω αναπροσαρμογή, πλην όμως το άρθρο αυτό απεσήρθη μετά τη δημόσια διαβούλευση χωρίς 
αιτιολόγηση.

Παρακαλώ λόγω της θέσης σας και σε συνεννόηση με το Υπουργείο Οικονομικών να αναλάβετε πρωτοβουλίες 
για την αποκατάσταση των παραπάνω αδικιών κατά Αξκών που βρέθηκαν εκτός υπηρεσίας λόγω τραυματισμού
που έπαθαν ΛΟΓΩ της υπηρεσίας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

Αξιότιμε κύριες Υπουργέ παρακολουθώ όλες τις δηλώσεις σας με πολύ προσοχή. Τόσο εσείς όσο και ο κύριος 
Πρωθυπουργός μιλάτε συνέχεια για αποκατάσταση των αδικιών και ότι είστε υπέρμαχοι της δικαιωσύνης. Θα 
ήθελα να σας ρωτήσω:1. Είναι αδικία το γεγονός ότι, απόφοιτοι ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, μετά το 
2010, έχουν καταληκτικό βαθμό τον βαθμό του Υπολοχαγού;
Να ληφθεί υπόψη ότι υπάρχουν συμμαθητές που παίρνουν τους βαθμούς κανονικά και άλλοι που μένουν 
στάσιμοι. Ήτοι δύο μέτρα και δύο σταθμά. Επιλέχθηκε μια τυχαία ημερομηνία, με αποτέλεσμα να υφίστανται 
ανισότητες μεταξύ των αποφοιτων της ίδιας σχολής και της ίδιας χρονιάς. Εννοώ ότι κάποιος ΕΥ (πριν το 2010) 
έγινε Λοχαγός και ο συμμαθητής του ΕΥ (μετά το 2010) έμεινε Υπολοχαγός.2. Είναι αδικία το γεγονός ότι, 
αποστρατευόμενοι Αξιωματικοι της σχολής Ευελπίδων επανέρχονται στην ενεργό δράση ΜΟΝΟ με απόφαση του
Διοικητικού Εφετείου, ενώ για τους Αξιωματικούς ειδικών καταστάσεων (ΕΥ/ΥΓ) προελεύσεως ΑΣΣΥ δεν γίνεται
δεχκτή η απόφαση του Διοικητικού Εφετείου (σχετικά με την προαγωγή τους) και η Υπηρεσία «πηγαίνει» της 
υπόθεση στο ΣτΕ;Εμείς που αρρωστήσαμε έχουμε ανάγκη τη μισθολογική αύξηση, καθόσον είμαστε σε αγωγή 
(είτε φαρμακευτική, είτε φυσικοθεραπείες).ΤΙΜΩΡΟΥΜΑΣΤΕ ΠΟΥ ΑΡΡΩΣΤΗΣΑΜΕ ΜΕΤΑ ΤΟ 2010;Τόσους μήνες 
ακούω μόνο λόγια και υποσχέσεις. Θα γίνουν πράξεις οι υποσχέσεις; Σας πιστέψα και σας εμπιστευτήκα, γιατί 
είδα ειλικρίνεια στα λόγια σας, σε αντίθεση με την προηγούμενη Κυβέρνηση.Θα σας παρακαλέσω έστω και την 
ύστατη στιγμή να αποκατασταθεί η αδικία και οι Αξιοωματικοί ειικών καταστασεων (ΕΥ/ΥΓ) προελεύσεως ΑΣΣΥ 
να προάγωνται κανονικά, με καταληκτικό βαθμό το βαθμό του Συνταγματάρχη.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:04 

Αξιότιμε κύριες Υπουργέ παρακολουθώ όλες τις δηλώσεις σας με πολύ προσοχή. Τόσο εσείς όσο και ο κύριος 
Πρωθυπουργός μιλάτε συνέχεια για αποκατάσταση των αδικιών και ότι είστε υπέρμαχοι της δικαιωσύνης. Θα 
ήθελα να σας ρωτήσω:

1. Είναι αδικία το γεγονός ότι, απόφοιτοι ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, μετά το 2010, έχουν καταληκτικό 
βαθμό τον βαθμό του Υπολοχαγού;
Να ληφθεί υπόψη ότι υπάρχουν συμμαθητές που παίρνουν τους βαθμούς κανονικά και άλλοι που μένουν 
στάσιμοι. Ήτοι δύο μέτρα και δύο σταθμά. Επιλέχθηκε μια τυχαία ημερομηνία, με αποτέλεσμα να υφίστανται 
ανισότητες μεταξύ των αποφοιτων της ίδιας σχολής και της ίδιας χρονιάς. Εννοώ ότι κάποιος ΕΥ (πριν το 2010) 
έγινε Λοχαγός και ο συμμαθητής του ΕΥ (μετά το 2010) έμεινε Υπολοχαγός.

2. Είναι αδικία το γεγονός ότι, αποστρατευόμενοι Αξιωματικοι της σχολής Ευελπίδων επανέρχονται στην ενεργό
δράση ΜΟΝΟ με απόφαση του Διοικητικού Εφετείου, ενώ για τους Αξιωματικούς ειδικών καταστάσεων (ΕΥ/ΥΓ) 
προελεύσεως ΑΣΣΥ δεν γίνεται δεχκτή η απόφαση του Διοικητικού Εφετείου (σχετικά με την προαγωγή τους) 
και η Υπηρεσία «πηγαίνει» της υπόθεση στο ΣτΕ;

Εμείς που αρρωστήσαμε έχουμε ανάγκη τη μισθολογική αύξηση, καθόσον είμαστε σε αγωγή (είτε 
φαρμακευτική, είτε φυσικοθεραπείες).

ΤΙΜΩΡΟΥΜΑΣΤΕ ΠΟΥ ΑΡΡΩΣΤΗΣΑΜΕ ΜΕΤΑ ΤΟ 2010;

Τόσους μήνες ακούω μόνο λόγια και υποσχέσεις. Θα γίνουν πράξεις οι υποσχέσεις; Σας πιστέψα και σας 
εμπιστευτήκα, γιατί είδα ειλικρίνεια στα λόγια σας, σε αντίθεση με την προηγούμενη Κυβέρνηση.

Νιώθω πληγωμένος και προδομένος.

Θα σας παρακαλέσω έστω και την ύστατη στιγμή να αποκατασταθεί η αδικία και οι Αξιοωματικοί ειικών 
καταστασεων (ΕΥ/ΥΓ) προελεύσεως ΑΣΣΥ να προάγωνται κανονικά, με καταληκτικό βαθμό το βαθμό του 
Συνταγματάρχη.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:37 

Αφού σκοπός του νομοσχεδίου είναι η μέριμνα του προσωπικού και η επίλυση ζητημάτων θα ήθελα να είχε 
λυθεί και το ζήτημα συνταξιοδότησης μητέρων με τέκνο ανίκανο για κάθε βιοποριστική εργασία.
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Γιατί καταργήθηκε ο ν.2084/1992 παρ.3 του αρθ.7 με την συγκεκριμένη πρόταση ενώ στο Δημόσιο ισχύει από 
το 1951 χωρίς να καταργηθεί ποτέ; Δεν θα πρέπει να έχουν το δικαίωμα πρόωρης συνταξιοδότησης οι μητέρες 
των Ενόπλων Δυνάμεων όπως το έχουν όλες οι υπόλοιπες εργαζόμενες σε όλους τους τομείς; Είμαι 
στρατιωτικός αλλά και φροντιστής ατόμου ΑΜΕΑ.
Θα ήθελα να αναγνωριστεί ο αγώνας που κάνω στην ζωή μου και να γίνει η επαναφορά του ν.2084/1992 για τη
συγκεκριμένη διάταξη. Μπορεί το Υπουργείο Εργασίας να είναι υπεύθυνο για την συνταξιοδότηση μας άλλα 
χωρίς τη πρόταση από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας δεν μπορεί να επαναφέρει την συγκεκριμένη διάταξη. 
Παρακαλώ για την μέριμνα σας προς τις μητέρες Ενόπλων Δυνάμεων που είναι και φροντιστές ΑΜΕΑ!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:38 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, σας παρακαλούμε πολύ να δείτε άμεσα το μεγαλο πρόβλημα με το ΠΔ 11/2014 το οποίο 
έχει μειώσει και μειώνει συνεχώς και δραματικά τον αριθμό των οδηγών στο στράτευμα και κυρίως στην Π.Α. 
καθώς τα όρια για οδήγηση υπηρεσιακών οχημάτων είναι κατά πολύ μικρότερα απο τα αντίστοιχα πού έχει 
θεσπίσει το υπουργείο μεταφορών για τούς επαγγελματίες οδηγούς (Β,Γ & Ε), Ο στρατιωτικος οδηγός 
σύμφωνα με το παραπάνω π.δ. πρέπει να έχει οξύτητα 10/10 και στους δύο οφθαλμούς με γυαλιά για οδήγηση
υπηρεσιακών οχημάτων

Όμως σύμφωνα με τα οφθαλμολογικα του υπουργείου μεταφορών
Πρέπει ο ένας οφθαλμός να είναι τουλάχιστον 8/10 και ο άλλος τουλάχιστον 5/10 με γυαλιά για τούς 
επαγγελματίες οδηγούς! Δηλαδή υπάρχει πάρα πολύ μεγάλη απόκλιση στα οφθαλμολογικα όρια.

Προτείνουμε την αμεσα αλλαγή των ορίων αλλά και την άμεση επιστροφή των έμπειρων συναδέλφων οδηγων 
στην ειδικότητα, καθώς έπειτα από 20-25-30 ΈΤΗ υπηρεσίας, δλδ στα 45,50 ετη τους, πρέπει ξανά απο την 
αρχη ως λοχιες 20 ετών να εκπαιδευτούν σε μία καινούργια ειδικότητα, μειώνοντας έτσι την επιχειρησιακη 
λειτουργία του στρατευματος ενώ παράλληλα δημιουργείται στρες και πίεση στα στελέχη τα οποία καλούνται 
ξαφνικά να αλλάξουν εντελώς το εργασιακό περιβάλλον και την εργασιακη καθημερινότητα τους.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:55 

Διαπιστώνω θετική διάθεση για επίλυση των θεμάτων. Ο νομοθέτης όμως ενώ από τη μια μεριά λύνει κάποια 
προβλήματα, αφήνει στην τύχη τους κάποια αλλά δημιουργεί και νέα!!!!
1ον. Η δίκαιη επίλυση του θέματος των συναδέλφων που εισήλθαν από την 1-7-90 έως την 31-12-1992 οδηγεί 
σε ένα ΝΕΟ ΠΡΟΒΛΗΜΑ. Τοποθετεί τους συναδέλφους που εισήλθαν στην υπηρεσία το 1993 στην κατηγορία 
των παλαιών ασφαλισμένων!!! ΜΟΝΟ πρόβλημα δημιουργεί αυτή η πρόβλεψη καθώς δεν υπάρχει καμία 
αντιστοίχιση σε οποιαδήποτε νομοθετικό κείμενο για είσοδο στους παλιούς ασφαλισμένους. Ανοίγει ένα 
τεράστιο παράθυρο διεκδικήσεων και από τις μεταγενέστερες σειρές που δικαίως θα θεωρούν εαυτούς, 
«αδικημένους».
2ον. Συνεχίζει να υπάρχει αναντιστοιχία διοικητικού και μισθολογικού βαθμού για τους ΕΜΘ. Οι αρχικές 
εγκύκλιοι εισόδου στην υπηρεσία ανέφεραν μισθολογική προαγωγή ως το βαθμό του Λοχαγού. Μετά από 
τριάντα τρία χρόνια επανήλθαμε. Έστω και για ένα μήνα οι ΕΜΘ θα θεωρούνται Λοχαγοί.
3ον . Κάποια σχέδια που διέρρευσαν στον τύπο αναφέρονται σε μη είσοδο των ΕΜΘ στη Β μισθολογική 
κατηγορία και την επιμήκυνση των κλιμακίων της Γ’ Κατηγορίας με τέτοιο τρόπο ώστε να μην προκύπτει ΚΑΜΙΑ
χρηματική αξίωση. Εάν είναι αληθινά τότε το μόνο που πετυχαίνουν είναι να προσβάλουν τα στελέχη.
4ον. Οι κατηγορίες των στελεχών είναι καθορισμένες. ΑΣΣΕΙ-ΑΣΣΥ-Εξ’ Ανακαταταγείς- ΕΜΘ-ΕΠΟΠ. Στους ΑΣΣΕΙ-
ΑΣΣΥ-Εξ’ Ανακαταταγείς, η απόκτηση πτυχίου ΑΕΙ οδηγεί (δικαίως) στην απονομή ενός επιπλέον βαθμού. Στους
ΕΜΘ αυτή η διάταξη ..απλά αγνοείται.
5ον. Είναι γνωστό ότι οι ΕΜΘ έχουν δώσει (άρα συνεισφέρει) στα μετοχικά ταμεία πλέον των αναλογούντων 
εισφορών τους ένα επιπλέον ποσό που αγγίζει τις 5000 ευρώ (επιπλέον εισφορά 2% και ΙΚΑ-ΕΤΕΑΜ). Για ακόμη 
μια φορά ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ θεραπεία για αυτό το ζήτημα που αγγίζει θέματα ηθικής και αξιοπρέπειας 
(μερισματούχοι ταμείων, έχουν εισφέρει πολλαπλάσια και ΔΕΝ υπάρχει καμία πρόβλεψη ανταποδοτικότητας).
6ον. Φιλοσοφία του ενιαίου μισθολογίου ήταν να υπάρχει μια ισορροπία αμοιβών σε υπαλλήλους με τα ίδια 
προσόντα. Η ιεράρχηση με βάση την εκπαιδευτική βαθμίδα του κάθε υπαλλήλου ήταν ο κανόνας. Συνάδελφοι 
ΕΜΘ και ΕΠΟΠ με πτυχίο ΑΕΙ, δηλαδή ΠΕ, αμείβονται στις μισθολογικές κατηγορίες των ΔΕ κ ΥΕ!!! Και εδώ 
καμία προσπάθεια για θεραπεία του προβλήματος με την είσοδο αυτών των στελεχών στα μισθολογικά 
κλιμάκια της Β’ Κατηγορίας.
7ον . Συνάδελφοι ΕΠΟΠ βλέπουν την υποχρεωτική αποστρατεία (χωρίς την άμεση καταβολή σύνταξης) λόγω 
ηλικιακών ορίων όλο και πιο κοντά. Φανταστείτε ένας Έλληνας πολίτης και οικογενειάρχης με 23+ χρόνια 
προϋπηρεσία στις ΕΔ να αγωνίζεται για την επιβίωση και να αναζητά εργασία στην ηλικία των 50+ ετών. Τι 
πιθανότητες έχει? Μιλάμε για την Ελληνική αγορά εργασίας, όχι της Γερμανίας, της Ολλανδίας ή των 
Σκανδιναβικών χωρών. Πρέπει άμεσα να λυθεί το ζήτημα ώστε οι συνάδελφοι απρόσκοπτα να επιτελέσουν τον 
ρόλο που τους ζητά η πατρίδα.
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8ον. Τα υπάρχων καταληκτικά κλιμάκια σχεδόν σε όλες τις κατηγορίες έχουν το εξής κοινό πρόβλημα: σε 
αυτεπάγγελτη αποστρατεία λόγω 35ετίας τα στελέχη ΔΕΝ κατατάσσονται στο πρώτο κλιμάκιο Β’ 1ή Γ’1 της 
κατηγορίας τους αλλά πχ. Στην Γ’ Κατηγορία το στέλεχος φεύγει με το Γ΄3 κλιμάκιο και αντίστοιχα στην Β’ 
Κατηγορία με το Β’ 3 ή Β’2. Θα έπρεπε εφόσον το στέλεχος αποστρατεύεται λόγω 35ετιας να μεταβαίνει 
αυτόματα στο Β΄1 και Γ΄1 μισθολογικό κλιμάκιο. Επίσης στην Β κατηγορία και για τους συναδέλφους κατόχους
ΑΕΙ απουσιάζει το μισθολογικό κλιμάκιο του Ταξιάρχου.
9ον. Επιτέλους ΚΑΤΑΡΓΗΣΤΕ τον θεσμό των ΕΟΘ ή περιορίστε τον σε μερικές δεκάδες. Η είσοδος νέων 
στελεχών στις ΕΔ θα είναι απείρως πιο χρήσιμη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:04 

Αφού ο σκοπός είναι για την ενίσχυση της μέριμνας του προσωπικού γιατί δεν έχουν συμπεριληφθεί άρθρα που
θα επιλύουν αλλά πιο σημαντικά θέματα….

Σχετικές προτάσεις έχει καταθέσει ο θεσμικός μας εκπρόσωπος ΠΟΜΕΝΣ…..

Πάντως οι υφιστάμενες διατάξεις δημιουργούν πολλές βαθμολογικές ανισότητες και δεν καταργούνται όλα τα 
ηλικιακά όρια ώστε να υπάρχει συσχετισμός με το ΕΦΚΑ και τις συνταξιοδοτικές διατάξεις….

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:01

Διαπιστώνω μια θετική διάθεση για επίλυση των θεμάτων. Ο νομοθέτης από τη μια μεριά λύνει κάποια 
προβλήματα, κάποια αφήνει στην τύχη τους και δυστυχώς το καλύτερο δημιουργεί και νέα!!!!
1ον. Η δίκαιη επίλυση του θέματος των συναδέλφων που εισήλθαν από την 1-7-90 έως την 31-12-1992 οδηγεί 
σε ένα ΝΕΟ ΠΡΟΒΛΗΜΑ. Τοποθετεί ΚΑΙ τους συναδέλφους που εισήλθαν στην υπηρεσία το 1993 στην κατηγορία
των παλαιών ασφαλισμένων!!! ΜΟΝΟ πρόβλημα δημιουργεί αυτή η πρόβλεψη καθώς δεν υπάρχει καμία 
αντιστοίχιση σε οποιαδήποτε νομοθετικό κείμενο για είσοδο στους παλιούς ασφαλισμένους. Ανοίγει ένα 
τεράστιο παράθυρο διεκδικήσεων και από τις μεταγενέστερες σειρές.
2ον. Συνεχίζει να υπάρχει αναντιστοιχία διοικητικού και μισθολογικού βαθμού για τους ΕΜΘ. Οι αρχικές 
εγκύκλιοι εισόδου στην υπηρεσία ανέφεραν μισθολογική προαγωγή ως το βαθμό του Σμηναγού. Μετά από 
τριάντα τρία χρόνια επανήλθαμε. Έστω και για ένα μήνα οι ΕΜΘ θα θεωρούνται Λοχαγοί, κλπ.
3ον . Κάποια σχέδια που διέρρευσαν στον τύπο αναφέρονται σε κάποιου είδους επιμήκυνση των κλιμακίων της 
Γ’ Κατηγορίας με τέτοιο τρόπο ώστε να μην προκύπτει ΚΑΜΙΑ χρηματική αξίωση.
4ον. Οι κατηγορίες των στελεχών είναι καθορισμένες. ΑΣΣΕΙ-ΑΣΣΥ-Εξ’ Ανακαταταγείς- ΕΜΘ-ΕΠΟΠ. Στους ΑΣΣΕΙ-
ΑΣΣΥ-Εξ’ Ανακαταταγείς, η απόκτηση πτυχίου ΑΕΙ οδηγεί (δικαίως) στην απονομή ενός επιπλέον βαθμού. Στους
ΕΜΘ αυτή η διάταξη ..απλά αγνοείται.
5ον. Είναι γνωστό ότι οι ΕΜΘ έχουν συνεισφέρει στα μετοχικά ταμεία πλέον των αναλογούντων εισφορών τους,
ένα επιπλέον ποσό που αγγίζει τις 5000 ευρώ (επιπλέον εισφορά 2% και ΙΚΑ-ΕΤΕΑΜ). Για ακόμη μια φορά ΔΕΝ 
ΥΠΑΡΧΕΙ θεραπεία για αυτό το ζήτημα που αγγίζει θέματα ηθικής και αξιοπρέπειας (μερισματούχοι κοινού 
ταμείου έχουν εισφέρει πολλαπλάσια και ΔΕΝ υπάρχει καμία πρόβλεψη ανταποδοτικότητας).
6ον. Φιλοσοφία του ενιαίου μισθολογίου ήταν να υπάρχει μια ισορροπία αμοιβών σε υπαλλήλους με τα ίδια 
προσόντα. Η εκπαιδευτική ιεράρχηση ήταν ο κανόνας. Συνάδελφοι ΕΜΘ και ΕΠΟΠ με πτυχίο ΑΕΙ δηλαδή ΠΕ, 
αμείβονται στις μισθολογικές κατηγορίες των ΔΕ κ ΥΕ!!! Και εδώ καμία προσπάθεια για θεραπεία του 
προβλήματος με την είσοδο αυτών των στελεχών στα μισθολογικά κλιμάκια της Β’ Κατηγορίας.
7ον . Συνάδελφοι ΕΠΟΠ βλέπουν την υποχρεωτική αποστρατεία (χωρίς την άμεση καταβολή σύνταξης) λόγω 
ηλικιακών ορίων όλο και πιο κοντά. Φανταστείτε ένας Έλληνας πολίτης και οικογενειάρχης με 23+ χρόνια 
προϋπηρεσία στις ΕΔ να αγωνίζεται για την επιβίωση και να αναζητά εργασία στην ηλικία των 50+ ετών. Τι 
πιθανότητες έχει? Μιλάμε για την Ελληνική αγορά εργασίας, όχι της Γερμανίας, της Ολλανδίας ή των 
Σκανδιναβικών χωρών. Πρέπει άμεσα να λυθεί το ζήτημα ώστε οι συνάδελφοι να αφεθούν απρόσκοπτα να 
επιτελέσουν τον ρόλο που τους ζητά η πατρίδα.
8ον. Τα υπάρχων καταληκτικά κλιμάκια σχεδόν σε όλες τις κατηγορίες έχουν το εξής κοινό πρόβλημα: σε 
αυτεπάγγελτη αποστρατεία λόγω 35ετίας τα στελέχη ΔΕΝ κατατάσσονται στο πρώτο κλιμάκιο Β’1 ή Γ’1 της 
κατηγορίας τους αλλά πχ. Στην Γ’ Κατηγορία το στέλεχος φεύγει με το Γ΄3 κλιμάκιο και αντίστοιχα στην Β’ 
Κατηγορία με το Β’3 ή Β’2.
9ον. Επιτέλους ΚΑΤΑΡΓΗΣΤΕ τον θεσμό των ΕΟΘ ή περιορίστε τον σε μερικές δεκάδες. Για την πλειοψηφία 
πρόκειται απλά για αργομισθία.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 
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οι νυχτοφυλακες -εθνοφυλακες δεν ειναι δυνατον να υπογραφουν καθε χρονο οτι παρεχουν εθελοντικη 
εργασια και κατοπιν η εκαστοτε κυβερνηση να τους δηλωνη ως μισθωτους σε εργασια…..ειδη για πρωτη φορα 
στα χρονικα εισθε η μονη κυβερνηση κυριε παναγιωτοπουλε που τους επεβαλε κατευθειαν παρακρατηση σε 
καθε τριωρη υπηρεσια τους 2 ευρω και απο 16 ευρω το τριωρο πηγε 14.40…που πανε οι κρατησεις αυτων των 
ανθρωπων που φυλανε στρατιωτικες εγκαταστασεις -αποθηκες του στρατου ανα την επικρατεια παντα νυχτα 
με παγωνιες βροχες αερα και βεβαιως οπλισμενοι?? ΓΙΑΤΙ ΔΕΝ ΤΟΥΣ ΕΝΗΜΕΡΩΝΕΤΑΙ ΓΡΑΠΤΩς ΠΟΥ ΠΑΝΕ??ΑΦΟΥ
ΣΧΕΔΟΝ ΠΑΝΤΑ ΑΥΤΟΥΣ ΤΟΥΣ 850 ΑΝΘΡΩΠΟΥΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΒΑΘΜΙΖΕΤΑΙ ΕΡΓΑΣΙΑΚΑ και δεν μπορειτε να τΟΥΣ 
ασφαλισεται θα μπορουσατε τουλαχιστον να ενημερωσεται ολες τις δημοσιες υπηρεσιες οπως εφοριες -δημους-
κεα-οαεδ με μια απλη προσκομηση- βεβαιωση απο τα εκαστοτε στρατοπεδα που φρουρουμε οτι ειμεθα σε 
εθελοντικη εργασια για το στρατο ωστε ΝΑ ΜΗΝ ΜΑς ΠΡΟΣΜΕΤΡΟΥΝ ΣΑΝ ΚΑΝΟΝΙΚΟΥΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥς!!!!διοτι 
αφου οι δημοσιες υπηρεσιες μας προσμετρουν ως κανονικους εργαζομενουςοφειλουν να ανατρεξουν να 
αναζητησουν την ασφαλιση μας απο τον εργοδοτη μας που ειναι το ΥΠΕΘΑ…δεν ειναι δυνατον επειδη κανουμε 
σκοπιες να μην μπορουμε να διεκδηκησουμε επιδοματα ουτε να μπορουμε να δηλωθουμε ωσ ανεργοι….ΔΩΣΤΕ 
ΤΕΛΟΣ ΣΤΗΝ ΑΔΙΚΙΑ…να σταματηση επιτελους αυτη η χωρα να τρωει τα παιδια της…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:31 

Παρακαλώ όπως ενημερωθούμε τα στελέχη, εάν με το παρόν Σχέδιο Νόμου επιλύεται το χρονίζον ζήτημα της 
μη καταβολής εν συνόλω το ΒΟΕΑ στα τέκνα συναδέλφων που συμπληρώνουν το 25ο έτος της ηλικίας τους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:42 

Σχέδιο νόμου για την «Μέριμνα υπέρ του Στρατιωτικού Προσωπικού»….μάλλον οι νομοθέτες κάπου κάτι 
¨ξέχασαν¨…Υπενθυμίζονται λοιπόν τα παρακάτω που αφορούν το θέμα:
α. Στρατιωτικό προσωπικό δεν είναι μόνο οι καταταγέντες στις ΑΣΣΥ τα έτη 1991,1992,1993, ούτε μόνο οι 
Εθελοντές Μακράς Θητείας και οι Εθελόντριες. Στρατιωτικό προσωπικό είναι και οι υπόλοιποι, οι οποίοι είτε 
δεν απολαμβάνουν καμία μέριμνα είτε πλήττονται από τις διατάξεις του σχεδίου νόμου, κατά παράβαση της 
συνταγματικής αρχής της ισότητας και της ισονομίας.
β. Στρατιωτικό προσωπικό είναι και οι ΕΠΟΠ, που δεν ξερουν αν θα απολυθούν λόγω ορίου ηλικίας. Είναι και 
το λοιπό προσωπικό που ακόμα δεν ξέρει ξεκάθαρα αν παραμένει στην υπηρεσία για 35 χρόνια ή 40 εφόσον 
επιθυμει χρόνια πραγματικής υπηρεσίας.
γ. Μέριμνα προσωπικού, χωρίς να γίνεται καμία αναφορά σε μόνιμη ρύθμιση για την καταβολή δεδουλευμένων
(υπηρεσίες, νυκτερινά κ.τ.λ), με τη ρύθμιση θεμάτων μεταθέσεων με διαβαθμισμένες υπουργικές αποφάσεις, 
χωρίς ρυθμίσεις για την βελτίωση των αποδοχών, της αποζημίωσης των μεταθέσεων, την πληρωμή των 
φύλλων πορείας όπως στον υπόλοιπο δημόσιο τομέα. δεν είναι μέριμνα.
δ. Μέριμνα προσωπικού, όταν γίνονται ελάχιστες προσπάθειες για την στέγαση του προσωπικού, ενώ 
ταυτόχρονα στους τοπικους φορείς παραχωρούνται δωρεάν ή σχεδόν δωρεάν στρατόπεδα.
ε. Μέριμνα προσωπικού, όταν δεν μπορούν οι στρατιωτικοί οι οποίοι, υποτίθεται έχουν υγειονομική κάλυψη, 
να συνταγογραφήσουν φάρμακα με άυλη συνταγογράφηση ή έχουν μετά βασάνων πρόσβαση σε νοσοκομεία, 
στρατιωτικά και πολιτικά.
στ. Μέριμνα προσωπικού, όταν το νομοθετημένο σαραντάωρο εργασίας παραβιάζεται συστηματικά και άνευ 
πληρωμής.
ζ. Μέριμνα προσωπικού, όταν τα «δώρα» χριστουγέννων, πάσχα, αδείας, χορηγείται δια νόμου, στα Νομικά 
πρόσωπα δημοσίου Δικαίου και στον Ιδιωτικό τομέα, αλλά όχι στις Ενοπλες Δυνάμεις.
η. Μέριμνα προσωπικού, όταν το ίδιο το κράτος δεν συμμορφώνεται σε δικαστικές αποφάσεις, παραβιάζοντας 
το νόμο.
θ. Μέριμνα προσωπικού χωρίς να υπάρχει θεσμοθετημένο όριο στον αριθμό των μεταθέσεως που παίρνει ένα 
στέλεχος.
ι. Μέριμνα προσωπικού, με την δημιουργία ειδικών κατηγοριών, των οποίων τα ευεργετήματα, θίγουν τα 
δικαιώματα των υπολοίπων που δεν ανήκουν σε ειδικές κατηγορίες, καταργώντας την ισότητα και 
επιβεβαιώνοντας ότι δεν υπάρχει μεγαλύτερη ανισότητα από την άνιση μεταχείριση των ίσων.
ια. για ποιά μέριμνα προσωπικού μιλάει ο νομοθέτης, από τη στιγμή που ενώ εξαιρεί κατηγορίες στελεχών από 
υποχρεώσεις (συμπλήρωση χρόνου διοικήσεως και συνεπακόλουθη μετάθεση πολλές φορές, συμμετοχή σε 
υποχρεωτικές εκπαιδεύσεις, ασκήσεις, υπηρεσίες, τακτικές μεταθέσεις), ταυτόχρονα επιβραβεύει αυτές τις 
κατηγορίες με προαγωγές και αμετάθετο. Οι λοιποί βέβαια που δεν ανήκουν σε ειδικές ή ¨ειδικές¨κατηγορίες, 
αντέχουν να υπόκεινται τα πάντα προφανως.
Μπορεί κάποιος να γράφει ώρες, αλλά προφανέστατα, ουδείς εκ των νομοθετούντων ή συγγράψαντων τον 
σχεδιο νόμου δεν μπήκε στον κόπο να επισκεφθεί τις Μονάδες και να συνομιλήσει με τα στελεχή. Άραγε με 
ποιούς συνομίλησαν? με αυτούς που συχνάζουν στα πολιτικά γραφεία?
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 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:35

Ευχαριστούμε θερμά την ηγεσία του ΥΠΕΘΑ, για την επίλυση σοβαρών και χρόνιων προβλημάτων, των 
Στελεχών.
Διαπιστώνουμε ότι η ηγεσία δεν αφουγκράζεται τα προβλήματα του προσωπικού.
Αφου εξαιρεθήκαμε από την χορήγηση του επιδόματος που έλαβε το »ένστολο΄΄ προσωπικό των Σ.Α, ως 
αποσβεστήρας συνηπογράφθηκε η περίφημη ΚΥΑ (ΕΚΤΡΩΜΑ) της νυχτερινής αποζημίωσης και τωρα 
κατατίθεται το υπόψη ν/σ το οποίο δεν επιλύει ΚΑΝΕΝΑ από τα κύρια προβλήματα των Στελεχών.

Το μόνο που νιώθουμε είναι:
Λύπη
Θυμό
Απαξίωση
και
Αγανάκτηση

ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ!!!

Άρθρο 2

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

Στο σχέδιο νόμου 3883/2010, το θέμα προβαδίσματος / αρχαιότητας των αξιωματικών των ΕΔ είχε διατυπωθεί 
έτσι ώστε να διορθώνει την διάκριση εις βάρος των μηχανικών της ΠΑ. Η διατύπωση αυτή ανατράπηκε στη 
νομοπαρασκευαστική επιτροπή της Βουλής με τρόπο που παραπέμπει σε παρασκηνιακή δράση κάποιων 
άνομων συμφερόντων ή κονκλαβίου.
Το θέμα είναι αν το Υπουργείο προτίθεται να αποκαταστήσει το δίκαιο, την αξιοκρατία, τον ορθολογισμό και 
όχι να συνεχίσει να επηρεάζεται από παρασκηνιακά συμφέροντα.
Η υιοθέτηση των προτάσεων του ΕΣΜΑ, ως εις σχόλιο του προέδρου του συλλόγου, θα ικανοποιούσε το κοινό 
περί δικαίου και αξιοκρατίας αίσθημα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 

Συμφωνώ με την τοποθέτηση του κ. Υφαντή (26/12) σχετικά με το χρονίζον ζήτημα της αρχαιότητας των 
Μηχανικών στην ΠΑ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04

Συμφωνώ με το από 29 Δεκ 2022 σχόλιο του κ. Γ. Κόκκα και το από 26 Δεκ 2022 σχόλιο του κ. Υφαντή. Η 
επίλυση του θέματος της αρχαιότητας των αξιωματικών Μηχανικών (ΣΙ) της Πολεμικής Αεροπορίας είναι 
επιβεβλημένη και θα επιλύσει χρόνια προβλήματα στη διοίκηση σε κλαδικό και διακλαδικό επίπεδο.
Με την προτεινόμενη στα ανωτέρω σχόλια ρύθμιση θα αμβλυνθούν οι δυσχέρειες που δημιουργούνται στη 
στελέχωση οργανικών θέσεων Διοίκησης και θα ενισχυθεί η αποτελεσματικότητα της οργάνωσης και 
λειτουργίας διακλαδικών σχηματισμών και υπηρεσιών του ΥΠΕΘΑ, ήτοι ΓΕΕΘΑ και Γενικών Διευθύνσεων του 
ΥΠΕΘΑ καθώς και των Μειζόνων Σχηματισμών, Οργανικών Μονάδων και οργάνων διοίκησης της ΠΑ, χωρίς να 
διασαλευτεί η εύρυθμη διενέργεια επιχειρήσεων πρώτης γραμμής, δεδομένου ότι αυτές διενεργούνται 
αποκλειστικά και μόνο με την συμμετοχή Αξιωματικών Ιπταμένων. Η εν λόγω ρύθμιση θα έχει ως αποτέλεσμα 
την βέλτιστη αξιοποίηση του γνωστικού επιπέδου και της εμπειρίας των Αξιωματικών, ιδιαιτέρως σε 
αντικείμενα περί σχεδίασης και διεξαγωγής επιχειρήσεων και υποστήριξης των σύγχρονων συστημάτων και 
των ιπτάμενων μέσων των ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:35 
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Παρότι το σχεδιο νόμου αφορά τη μέριμνα προσωπικού ΕΔ, για ακόμα μια φορά δεν επιλύεται το θεμα 
προβαδίσματος των Μηχανικών της ΠΑ, με εναρμονισμό τους με τις αντίστοιχες ειδικότητες – οπλα του ΠΝ και 
ΣΞ.
Θεωρώ οτι η επίλυση αυτού του θέματος ειναι επιβεβλημένη και θα επιλύσει χρόνια προβλήματα στη διοίκηση 
σε κλαδικό και διακλαδικό επίπεδο.
Κατόπιν τούτων προτείνονται οι κάτωθι τροπολογείς στο νόμο 3883/2010Οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20 
του άρθρου 36 του ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και 
Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ 
προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από
το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους.
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού:
α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι 
αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ.
β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών 
Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν το ίδιο έτος Αξιωματικοί.
14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ πλην Ιπταμένων, και 
Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους που δεν προέρχονται 
από αυτά.
15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα ΑΣΕΙ καθορίζεται κατά την 
αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά την αποφοίτησή τους από 
αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς του ΠΝ, τους Ιπτάμενους 
και Μηχανικούς της ΠΑ και χωριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικών
της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών.
20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, 
των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των 
Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη χρονολογία ονομασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης 
ονομασίας τους ως Αξιωματικών, η αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών 
ειδικοτήτων, όπως αναγράφονται στο άρθρο 3 του παρόντος νόμου.»
Η παράγραφος γ (2) του άρθρου 23, του ίδιου νόμου, ως ακολούθως:
«(2) Αντιπτέραρχος για τους Μηχανικούς Αξιωματικούς ως Γενικούς Επιθεωρητές ΠΑ ή σε θέση που είναι 
δυνατόν να ορισθεί με απόφαση του ΣΑΓΕ και εφόσον προβλέπεται από τους Πίνακες Οργάνωσης – Υλικού 
(ΠΟΥ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 

Να δωσετε δυνατοτητα για εξαγορά της τριετίας για όσους κατεταγησαν μέχρι και την 31/12/2000.

Επίσης είναι επιτακτική ή ανάγκη για προσλήψεις νέου προσωπικού διότι ελάχιστες προσλήψεις έχουν γίνει τα 
τελευταία έτη και έχει κουραστεί πολύ το υπάρχον στρατιωτικο προσωπικό..

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:43

ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΗ ΤΗΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΗΣ ΘΗΤΕΙΑΣ ΩΣ ΣΥΝΤΑΞΙΜΟΥ ΧΡΤΟΝΟΥ ΓΑΙ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΤΡΑΤΕΥΣΙΜΟΥΣ 
ΠΟΛΙΤΕΣ ΧΩΡΙΣ ΕΞΑΓΟΡΑ ΚΑΙ ΜΕ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:23 

Συμφωνώ απολύτως με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54).

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

Συνηγορώντας στο από 26 Δεκεμβρίου 2022 σχόλιο του κ. Υφαντή με το οποίο προτείνεται συγκεκριμένη 
τροποποίηση των παραγράφων 12, 13, 14, 15 και 20 του άρθρου 36 του ν.3883/2010 κρίνεται σκόπιμο να 
τεθούν εις γνώση του νομοθέτη τα ακόλουθα:

Με την προτεινόμενη τροποποίηση του ν.3883/2010 επιχειρείται βελτιωτική διατύπωση στον όμοιο νόμο, 
κυρίως σε ό,τι αφορά στην εναρμόνιση της αρχαιότητας της επιχειρησιακά κρίσιμης ειδικότητας της ΠΑ (άρθρο 

104 

107



36) των Αξιωματικών Μηχανικών με το καθεστώς που διέπει τις αντίστοιχες ειδικότητες του ΣΞ και του ΠΝ, 
λαμβάνοντας υπόψη τη σαφή διάκριση των Αξιωματικών Ιπταμένων και Μηχανικών της ΠΑ, από τις ειδικότητες 
Σωμάτων της ΠΑ, όπως καθορίζεται σαφώς στην παρ. 3 του άρθρου 3 του ν.3883/2010, κατ’ αντιστοιχία με τη 
διάκριση μεταξύ των αντίστοιχων ειδικοτήτων και Σωμάτων του ΣΞ και ΠΝ.

Συγκεκριμένα, στο άρθρο 3 του ν.3883/2010 γίνεται διαχωρισμός και κατηγοριοποίηση των ειδικοτήτων των 
Κλάδων των ΕΔ, βάσει της οποίας ρυθμίζονται θέματα αρχαιότητας μεταξύ ομοιόβαθμων διαφορετικών 
ειδικοτήτων, τόσο διακλαδικά όσο και εντός του αυτού Κλάδου. Στην κατηγοριοποίηση αυτή υφίσταται ήδη 
αναγνώριση και διαχωρισμός των τριών ειδικοτήτων της ΠΑ (Ιπταμένων, Μηχανικών και Αεράμυνας) από τους 
Αξιωματικούς Σωμάτων της ΠΑ, όπως ισχύει και για τους άλλους δύο Κλάδους των ΕΔ (ΠΝ και ΣΞ). Εντούτοις, 
για την ΠΑ και μόνο, δεν υφίσταται αντίστοιχη ρύθμιση της αρχαιότητας που ισχύει για τους άλλους Κλάδους 
για την ειδικότητα Μηχανικών σε σχέση με τους Αξιωματικούς Σωμάτων.

Επιπρόσθετα, οι ισχύουσες διατάξεις του ν.3883/2010, πέραν της αναντιστοιχίας στη ρύθμιση αρχαιότητας 
ανάμεσα σε ομοιόβαθμους Αξιωματικούς της αυτής ειδικότητας διαφορετικών Κλάδων (π.χ. Μηχανικοί ΠΝ, 
Μηχανικοί ΣΞ σε σχέση με Μηχανικούς ΠΑ), δημιουργούν δυσχέρεια στη στελέχωση οργανικών θέσεων 
Διοίκησης. Ειδικά στις διακλαδικές υπηρεσίες, το πρόβλημα συνίσταται σε αδυναμία βέλτιστης αξιοποίησης του
προσωπικού εξαιτίας του περιορισμού της αρχαιότητας, ήτοι πρακτική αδυναμία κατάληψης θέσεων 
Τμηματάρχη ή Διευθυντή από Αξιωματικούς Μηχανικούς της ΠΑ σε διακλαδικό περιβάλλον, ακόμα και όταν 
αυτές σχετίζονται με αντικείμενα που άπτονται άμεσα με την αποστολή τους. Συγκεκριμένα, για να προΐσταται 
οργανικής μονάδας (Διεύθυνσης, Τμήματος) ή ακόμα και ομάδας εργασίας ή επιτροπής, Αξιωματικός Μηχανικός
θα πρέπει να είναι ανώτερος σε βαθμό από όλους τους συμμετέχοντες Αξιωματικούς Όπλων ΣΞ, Μαχίμων και 
Μηχανικών ΠΝ και Ιπταμένων της ΠΑ. Διαμορφώνεται συνεπώς η κατάσταση όπου τα αντικείμενα της Τεχνικής 
Υποστήριξης της ΠΑ διαχειρίζονται σε επίπεδο θέσεων διοίκησης Αξιωματικοί άλλων Κλάδων ή/και 
ειδικοτήτων, οι οποίοι συμφώνως των διατάξεων της παραγράφου 3 του άρθρου 27 του ν.3883/2010 περί του 
χρόνου παραμονής των Αξιωματικών ανά βαθμό, δύνανται να έχουν αποφοιτήσει από ΑΣΕΙ έως και έξι (6) έτη 
μετά την αποφοίτηση των Αξιωματικών Μηχανικών της ΠΑ.

Επισημαίνεται δε ότι, αποστολή των Αξιωματικών Μηχανικών της ΠΑ αποτελεί η σχεδίαση, οργάνωση, 
λειτουργία, έλεγχος και διοίκηση του συστήματος υποστήριξης των συστημάτων (οπλικών και μη οπλικών) και 
υποδομών της ΠΑ.

Με την ανωτέρω ρύθμιση θα αμβλυνθούν οι δυσχέρειες που δημιουργούνται στη στελέχωση οργανικών θέσεων 
Διοίκησης και θα ενισχυθεί η αποτελεσματικότητα της οργάνωσης και λειτουργίας διακλαδικών σχηματισμών 
και υπηρεσιών του ΥΠΕΘΑ, ήτοι ΓΕΕΘΑ και Γενικών Διευθύνσεων του ΥΠΕΘΑ καθώς και των Μειζόνων 
Σχηματισμών, Οργανικών Μονάδων και οργάνων διοίκησης της ΠΑ. Η εν λόγω ρύθμιση θα έχει ως αποτέλεσμα 
την βέλτιστη αξιοποίηση του γνωστικού επιπέδου και της εμπειρίας των Αξιωματικών, ιδιαιτέρως σε 
αντικείμενα περί σχεδίασης και διεξαγωγής επιχειρήσεων και υποστήριξης των σύγχρονων συστημάτων και 
των ιπτάμενων μέσων των ΕΔ.

Τέλος, καθίσταται σαφές ότι με την προτεινόμενη ρύθμιση της αρχαιότητας, δεν διασαλεύεται η εύρυθμη 
διενέργεια επιχειρήσεων πρώτης γραμμής, δεδομένου ότι αυτές διενεργούνται αποκλειστικά και μόνο με την 
συμμετοχή Αξιωματικών Ιπταμένων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:56 

Συμφωνώ με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54). Πρέπει να ρυθμιστεί το θέμα της 
αρχαιότητας των Αξιωματικών Μηχανικών (ΣΙ) της Πολεμικής Αεροπορίας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Αναφορικά με τους δικαιούμενους Νοσηλείας στο ΝΙΜΤΣ:
α. Δεν είναι δυνατόν να καθίστανται «με το έτσι θέλω» δικαιούχοι νοσηλείας στο ΝΙΜΤΣ οι απόστρατοι της Π.Α.,
καταβάλλοντας μάλιστα επιπλέον εισφορές πέραν του 6% επί των αποδοχών τους, που προβλέπονται για όλους
τους εργαζόμενους.
β. Ως προς την Ιστορία του θέματος, αρχικά το προσωπικό της ΠΑ (ε.ε & ε.α.) εντάχθηκε στο ΝΙΜΤΣ ως 
δικαιούμενο νοσηλείας το 1958 επειδή τότε ήταν αναγκαία η παροχή συμπληρωματικής νοσηλείας των 
στελεχών της, λόγω μικρής δυναμικότητας του τότε νοσοκομείου της Π.Α. στην Κυψέλη (Γ.Ν.Ε.Β.Α.) Το ε.ε. 
προσωπικό απεντάχθηκε από το ΝΙΜΙΤΣ με το Ν. 3943/2011, ενώ τα ε.α. στελέχη και οι ορφανικές οικογένειες 
παρέμειναν δικαιούχοι εκόντες άκοντες, καταβάλλοντας μάλιστα επιπλέον εισφορές. Να ληφθεί δε υπόψη ότι 
τα στελέχη του Π.Ν. δεν εντάχθηκαν ποτέ στο ΝΙΜΤΣ ως δικαιούμενα περίθαλψης και συνεπώς ποτέ δεν 
κατέβαλαν εισφορές.
γ. Τα στελέχη του κάθε Κλάδου ούτως ή άλλως δικαιούνται περίθαλψης στα Νοσοκομεία τους, όπως και στα 
Νοσοκομεία των άλλων Κλάδων της περιφέρειας (αυτό ισχύει για τις περιοχές που έχει νοσοκομείο μόνο ένα 
Κλάδος, όπως συμβαίνει στη Σούδα στη Λάρισα, στη Θεσσαλονίκη κ.α.) χωρίς να καταβάλουν πρόσθετες 
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εισφορές Γιατί να γίνεται αυτό για το ΝΙΜΤΣ ???
δ. Άλλωστε, σύμφωνα με κοινή Υπουργική Απόφαση (Υ.4α/137327 ΦΕΚ Β 1757/9.11.2010/ ΚΥΑ) θεσπίστηκε η 
πρόσβαση όλων των πολιτών στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία της Αθήνας και της Θεσσαλονίκης (401 ΓΣΝΑ, 251 
ΓΝΑ, ΝΝΑ, 417 ΝΙΜΤΣ, 424 ΓΣΝΕ), με συγκεκριμένους αριθμούς κλινών ανά Νοσοκομείο (251 ΓΝΑ:15) με σκοπό 
την εξυπηρέτηση των υγειονομικών αναγκών του πληθυσμού της Χώρας, χωρίς καμία εισφορά
ε. Πρέπει να ληφθεί υπόψη ότι τα ε.α. στελέχη της Π.Α. καταβάλουν υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν του 
προβλεπόμενου 6% επί της συντάξεως και επιπλέον 3% επί του μερίσματος. Δεν είναι δυνατόν να συνεχιστεί 
αυτή η αδικία, πολλώ δε μάλλον να αυξηθεί έτι περαιτέρω η εισφορά έως +1% επί των συντάξεων, όπως αυτό 
προκύπτει από τον συνδυασμό του υπό διαβούλευση άρθρου 15 με το άρθρο 16.
στ. Κατόπιν των ανωτέρω καθίσταται σαφές ότι το ΝΙΜΤΣ ως ανήκον στον Σ.Ξ. θα πρέπει να χρηματοδοτείται 
κατά τον ίδιο τρόπο που χρηματοδοτούνται όλα τα στρατιωτικά Νοσοκομεία. Επί πλέον δε, θα πρέπει να 
δέχεται κατά προτεραιότητα όλο το προσωπικό των Ε.Δ. (ε.ε. & ε.α.) και τις οικογένειές τους, όταν τα κατά 
Κλάδο Νοσοκομεία αυτών έχουν υπερβολική πληρότητα, χωρίς καμία απολύτως πρόσθετη εισφορά πέραν του 
6%.

Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:49 

Επειδή τα παρακάτω αντικείμενα δεν μπορούν να ενταχθού σε συγκεκριμένα υπό σχολιασμό άρθρα του σχεδίου
νόμου, παρατίθενται εν προκειμένω στο παρόν άρθρο 2 ως ακολούθως:

1. Να γίνει αναπροσαρμογή των μηνιαίων αποδοχών των σπουδαστών της Σχολής Ικάρων, όπως και όλων 
βέβαια των ΑΣΕΙ που καθορίζονται στο άρθρο 126, παράγρ. 6α του Ν. 4472/2017, σύμφωνα με τα 
καθοριζόμενα στον ίδιο νόμο και στο ίδιο άρθρο στην επόμενη όμως παράγραφο (6β) για τους σπουδαστές των 
Σχολών των Σ.Α.
Γνωστής ούσης της σκληρής εκπαίδευσης και διαπαιδαγώγησης των σπουδαστών των ΑΣΕΙ, δεν είναι δίκαιο να 
αμείβονται μηνιαίως δυσανάλογα σε σχέση με τους σπουδαστές των Σχολών των Σ.Α., σύμφωνα με τον 
αναφερόμενο νόμο, όπως παρατίθεται στη συνέχεια και μάλιστα χωρίς πρόβλεψη κλιμάκωσης της αμοιβής ανά 
έτος φοίτησης όπως συμβαίνει στις Σχολές των Σ.Α.:
α. Σπουδαστές ΑΣΕΙ: 10% του Μισθολογικού Κλιμακίου (Μ.Κ.) 25 Α΄ κατηγορίας (157,50 €).
β. Σπουδαστές ΑΣΣΥ: 8% του Μ.Κ. 17 Β΄ κατηγορίας (118,80 €).
γ. Σπουδαστές Σχολών Σ.Α. Δόκιμων Υπαστυνόμων και αντιστοίχων: 54% του Μ.Κ. 35 Α΄ κατηγορίας, για το α΄ 
έτος (623,70 €), 56% του Μ.Κ. 35 Α΄ κατηγορίας για το β΄ και γ΄ έτος (646,80 €), 58% του Μ.Κ. 35 Α΄ 
κατηγορίας για το δ΄ έτος (669,90 €).
δ. Σπουδαστές Σχολών Σ.Α. Δοκίμων Αστυφυλάκων και αντιστοίχων: 33% του Μ.Κ. 28 Β΄ κατηγορίας για το α΄ 
έτος (325,05 €), 35% του Μ.Κ. 28 Β΄ κατηγορίας για το β΄ και γ΄ έτος (344,75 €).

2. Πολύ ορθά μειώθηκε η περικοπή των συντάξεων των απασχολουμένων μετά την συνταξιοδότησή τους από 
το 60% που προέβλεπε ο Ν. 4387/2016 (άρθρο 20) στο 30% που καθορίζει πλέον ο Ν. 4670/2020.
Παρά ταύτα η περικοπή έστω και κατά το 30% είναι άδικη, διότι όσοι συνταξιούχοι εργάζονται, το επιλέγουν 
λόγω γνώσεων, εμπειρίας και δεξιοτήτων που απέκτησαν από τις σπουδές τους και από τον προηγούμενο 
εργασιακό τους βίο και δεν αποτελούν ανταγωνιστές των νέων ανθρώπων που αναζητούν εργασία. Άλλωστε, 
με τα σημερινά δεδομένα, κανένας εργοδότης δεν θα προτιμήσει να προσλάβει άτομο 60+ ετών για εργαζόμενο 
μόνο για τις γνώσεις του που και αυτές μετά από τόσα χρόνια θα είναι κατά το μάλλον ή ήττον παρωχημένες, 
ενώ εξ’ άλλης απόψεως ο συνταξιούχος που εργάζεται πληρώνει εισφορές ασφάλισης και πρόσθετους, πέραν 
της συντάξεώς του φόρους.
Ας γίνει αντιληπτό, ότι αν ένας συνταξιούχος εν αποστρατεία αξιωματικός «τολμήσει» να διδάξει έστω και για 
μία (1) εκπαιδευτική ώρα σε οποιαδήποτε Στρατιωτική Σχολή, θα μειωθεί η σύνταξή του κατά 30%. Συνεπώς η 
περικοπή της σύνταξης λόγω εργασιακής απασχόλησης πρέπει να μηδενιστεί.

3. Όλοι οι στρατευμένοι να υπηρετούν σε επιχειρησιακές θέσεις και Μονάδες και όχι σε βοηθητικές ή θέσεις 
εξυπηρέτησης προσωπικού. Σε περίπτωση δε απόστασης από τις οικίες τους μεγαλύτερη των 50 χλμ να 
δικαιούνται πλήρη οδοιπορικά εξόδου προς και από τις οικείες τους.

4. Επειδή τα ε.ε. στελέχη εργάζονται σκληρά, υπερωριακά, σε αντίξοες ως επί το πλείστον συνθήκες και χωρίς
τις πρέπουσες απολαβές, σε αντίθεση μάλιστα πολλές φορές με τους εργαζόμενους του πολιτικού τομέα 
(ιδιωτικού, δημοσίου), κρίνεται σκόπιμο και αναγκαίο να καθοριστούν δια νόμου τα ακόλουθα:
α. Να εκδοθεί άμεσα η εκκρεμούσα ΚΥΑ για την Αποζημίωση νυχτερινής απασχόλησης
β. Να καθοριστεί αποζημίωση για εκτέλεση 24ωρης υπηρεσίας σε ημέρες αργίας
γ. Να ανακαθοριστεί το ύψος της ημερήσια αποζημίωσης εκτός έδρας, διανυκτέρευσης και εκπαίδευσης 
εσωτερικού και εξωτερικού σε σχέση με τον κατεχόμενο βαθμό και σε συσχετισμό με τις πραγματικές 
απαιτήσεις αξιοπτρεπούς διαβίωσης στις μέρες μας.
δ. Να δοθεί έκτακτο βοήθημα αφορολόγητο σε όλα τα ε.ε. στελέχη των Ε.Δ., όπως κατ’ αντιστοιχία δόθηκε στο
προσωπικό των Σ.Α.
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5. Να προγραμματιστούν κατασκευές κατοικιών εντός Μονάδων ή στους χώρους διασποράς (για κάλυψη – 
επιβίωση), ώστε σε βάθος χρόνου 15-ετίας να στεγάζεται εντός Μονάδων όλο το επιχειρησιακό προσωπικό 
αμέσου ετοιμότητας με τις οικογένειες του.

6. Καθορισμός της αρχαιότητας όλων των ειδικοτήτων, καθώς και των ειδικών περιπτώσεων προβαδίσματος, 
κατά τα πρότυπα που εφαρμόζουν οι περισσότερες Νατοϊκές χώρες.

Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:51 

Συμφωνώ με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή σχετικά με το θέμα της αρχαιότητας των Μηχανικών της ΠΑ. 
Είναι ΜΟΝΟ προς το συμφέρον της ΠΑ και των ΕΔ γενικότερα

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:32 

Απαιτείται να επιλυθεί το θέμα της αρχαιότητας των Μηχανικών της ΠΑ.
Συμφωνώ με σχόλιο κ. Υφαντή

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:17 

Συμφωνώ απολύτως με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54). Πρέπει επιτέλους να ρυθμιστεί το 
θέμα της αρχαιότητας των Αξιωματικών Μηχανικών της Πολεμικής Αεροπορίας (αποφοίτων της ΣΙ), αντίστοιχα 
με ότι ακριβώς ήδη ισχύει για τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Στρατού Ξηράς (απόφοιτους της ΣΣΕ) και 
τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Πολεμικού Ναυτικού (απόφοιτους της ΣΝΔ).

Με σεβασμό. Καλή χρονιά να έχετε και καλή δύναμη στο έργο σας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:15 

Στο παρόν νομοσχέδιο δεν ρυθμίζεται το θέμα αρχαιότητας των Μηχανικών Σχολής Ικάρων το οποίο αποτελεί 
πάγιο και δίκαιο αίτημα των Μηχανικών. Η απαρχαιωμένη αντιμετώπιση των Μηχανικών Σχολής Ικάρων 
αποτελεί εμφατική απαξίωση της ανάγκης για ανανέωση και εξέλιξη του Όπλου. Επίσης δηλώνει άγνοια για το 
ρόλο των Μηχανικών ΣΙ στο σύγχρονο γίγνεσθαι της ΠΑ και κατ’ επέκταση των Ενόπλων Δυνάμεων. Συμφωνώ 
με το σχόλιο του κ.Υφαντη στις 26/12/22.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 06:31

Συμφωνώ απολύτως με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54).

Πρέπει επιτέλους να ρυθμιστεί το θέμα της αρχαιότητας των Αξιωματικών Μηχανικών της Πολεμικής 
Αεροπορίας (αποφοίτων της ΣΙ), αντίστοιχα με ό,τι ακριβώς ήδη ισχύει για τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του 
Στρατού Ξηράς (απόφοιτους της ΣΣΕ) και τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Πολεμικού Ναυτικού (απόφοιτους 
της ΣΝΔ).

Ο τρόπος με τον οποίο έγινε η τροποποίηση του νομοσχεδίου την προηγούμενη φορά ήταν απαράδεκτος και η 
συμπεριφορά αυτή δεν αρμόζει σε Αξιωματικούς…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 06:03 

Συμφωνώ απολύτως με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54).

Πρέπει επιτέλους να ρυθμιστεί το θέμα της αρχαιότητας των Αξιωματικών Μηχανικών της Πολεμικής 
Αεροπορίας (αποφοίτων της ΣΙ), αντίστοιχα με ό,τι ακριβώς ήδη ισχύει για τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του 
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Στρατού Ξηράς (απόφοιτους της ΣΣΕ) και τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Πολεμικού Ναυτικού (απόφοιτους 
της ΣΝΔ).

Ο τρόπος με τον οποίο είχε γίνει η τροποποίηση του νομοσχεδίου την προηγούμενη φορά ήταν απαράδεκτος 
και δεν αρμόζει αυτή η συμπεριφορά σε Αξιωματικούς…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:54 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ και προκαλεί 
αίσθημα αδικίας και απογοήτευσης σε πολλά στελέχη.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:01 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ και προκαλεί 
αίσθημα αδικίας και απογοήτευσης σε πολλά στελέχη.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:54 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ και προκαλεί 
αίσθημα αδικίας και απογοήτευσης σε πολλά στελέχη.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:59 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ είναι προς 
όφελος των ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:07 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ είναι προς 
όφελος των ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:27 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ είναι προς 
όφελος των ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:20 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ είναι προς 
όφελος των ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:55 
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Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Eίναι προς όφελος των ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 00:58 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ είναι προς 
όφελος των ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 00:31

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:55 

Συμφωνώ με το σχόλιο του κ. Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:53 

Συμφωνώ με το σχόλιο του κου Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:45

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή σχετικά με το χρονίζον 
πρόβλημα της αδικίας που υφίστανται οι Μηχανικοί απόφοιτοι της Σχολής Ικάρων ως προς την αρχαιότητα 
μεταξύ ομοιοβάθμων αξιοματικών που αποφοιτούν το ίδιο έτος από τη Σχολή Ικάρων.

Επιπρόσθετα, και σύμφωνα με το πνεύμα της μέριμνας προσωπικού, θεωρώ απαραίτητη την αναγνώριση των 
επαγγελματικών δικαιωμάτων Μηχανικού και αυτοδίκαιη εγγραφή στο Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδος των 
Μηχανικών, αποφοίτων του τμήματος Μηχανικών της Σχολής Ικάρων, σε περίπτωση που το επιθυμούν μετά την
αποστρατεία τους. Οι προσωπικότητες που αποφοιτούν από την ΣΜΑ και στελεχώνουν τις πιο νευραλγικές 
θέσεις ευθύνης Μηχανικού και επιτροπές της Πολεμικής Αεροπορίας (βλέπε πρόσφατες επιτροπές για την 
προμήθεια των Rafale), είναι προσβολή μετά την αποστρατεία ή παραίτησή τους να απεκδύονται κάθε 
επαγγελματικού προσόντος και να θεωρούνται απόφοιτοι Λυκείου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:35 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Βασιλείου Υφαντή. Το θέμα της αρχαιότητας των 
μηχανικών της ΠΑ πρέπει κάποια στιγμή να ρυθμιστεί κατά το πρότυπο του ΠΝ (αρχαιότητα Αξκων αποφοίτων 
ΣΙ, βάσει χρονολογίας κτήσης βαθμού). Οι μηχανικοί της ΠΑ, φέρονται σε σχέση με τους συναδέλφους τους του
ΠΝ και του ΣΞ, ως μηχανικοί 2ης κατηγορίας αφού στον ίδιο βαθμό ανεξαρτήτως των ετών υπηρεσίας, είναι 
μονίμως και σταθερά εξ΄ ορισμού νεώτεροι. Έτσι, σε διακλαδικό επίπεδο, το ισχύον θεσμικό πλαίσιο εν τοις 
πράγμασι, τους απαγορεύει να καταλάβουν θέσεις τμηματαρχών ή διευθυντών πχ στο ΓΕΕΘΑ, αφού πάντοτε 
είναι νεώτεροι από άλλους διακλαδικούς συναδέλφους, με λιγότερα έτη στο βαθμό. Σε κλαδικό επίπεδο, θα 
δοθεί μια γενναία και αναλογικά δίκαιη ώθηση στην Υποστήριξη, την οποία, ένα όπλο όπως η ΠΑ που 
εδράζεται καθαρά στην υψηλή αεροναυτική τεχνολογία, έχει τόσο πολύ ανάγκη. Μέτρο της υφιστάμενης 
στρέβλωσης, αποτελεί πιθανότατα και ο μεγάλος αριθμός παραιτήσεων αξιωματικών μηχανικών της ΠΑ, σε όλη
την γκάμα των ηλικιών και ετών υπηρεσίας. Με θετικό πνεύμα και βλέμμα προς την ΠΑ του μέλλοντος, αυτά τα 
θέματα οφείλουν να ρυθμιστούν το συντομότερο δυνατόν, αποτινάζοντας τις όποιες κατηγορίες για 
συντεχνιακή αντιμετώπιση, που δεν θέλω να πιστέψω ότι έχουν λογική βάση. Χαρακτηριστικά παρατίθεται τι 
ισχύει για την αρχαιότητα των Αξιωματικών των ΗΠΑ (Rank and Seniority of Commissioned 
Officers), https://www.esd.whs.mil/Portals/54/Documents/DD/issuances/dodi/131001p.pdf , αλλά και σε 
όλες τις ΕΔ του Δυτικού Κόσμου.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:51

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Πρέπει να ρυθμιστεί το θέμα της αρχαιότητας των αποφοίτων της Σ.Μ.Α. στην Πολεμική Αεροπορία και στο 
σύνολο των Ενόπλων Δυνάμεων, κατα αντιστοιχία με τους άλλους κλάδους (π.χ. Μηχανικοί ΠΝ).

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:49 

Συμφωνώ απολύτως με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή. Είναι πλέον καιρός να 
αποκατασταθεί μία κραυγαλέα αδικία!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:48 

Συμφωνώ απολύτως με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54). Πρέπει επιτέλους να ρυθμιστεί το 
θέμα της αρχαιότητας των Αξιωματικών Μηχανικών της Πολεμικής Αεροπορίας (αποφοίτων της ΣΙ).
Δεν είναι φυσιολογικό ενώ μιλάμε για διακλαδικοτητα και γίνονται προσπάθειες τα τρια σώματα να 
λειτουργούν υπό κοινούς όρους, την ίδια στιγμή σε καθε σώμα να ισχύουν διαφορετικοί νόμοι και κανονισμοί 
για την αρχαιότητα. Απαιτείται η αποκατάσταση μιας αδικιας που επικρατεί στις τάξεις της Πολεμικής 
Αεροπορίας και να ισχύσει αντίστοιχα ότι ακριβώς ήδη ισχύει για τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Στρατού 
Ξηράς (απόφοιτους της ΣΣΕ) και τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Πολεμικού Ναυτικού (απόφοιτους της 
ΣΝΔ).

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:28 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Πρέπει να ρυθμιστεί το θέμα της αρχαιότητας των αποφοίτων της Σ.Μ.Α. στην Πολεμική Αεροπορία και στο 
σύνολο των Ενόπλων Δυνάμεων, κατα αντιστοιχία με τους άλλους κλάδους (π.χ. Μηχανικοί ΠΝ).

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:25 

Συμφωνώ απολύτως με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54). Πρέπει επιτέλους να ρυθμιστεί το 
θέμα της αρχαιότητας των Αξιωματικών Μηχανικών της Πολεμικής Αεροπορίας (αποφοίτων της ΣΙ), αντίστοιχα 
με ό,τι ακριβώς ήδη ισχύει για τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Στρατού Ξηράς (απόφοιτους της ΣΣΕ) και 
τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Πολεμικού Ναυτικού (απόφοιτους της ΣΝΔ).

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:29 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Βασιλείου Υφαντή, Προέδρου του ΔΣ του ΕΣΜΑ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:59 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:30 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Το υπό δημόσια διαβούλευση σχέδιο νόμου με τίτλο: «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, 
εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» στο
Άρθρο 2 «Αντικείμενο», §β αναφέρει ότι «το Αντικείμενο του παρόντος είναι»: «η ρύθμιση ζητημάτων 
σταδιοδρομίας και εξέλιξης στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων» O Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών 
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Αεροπορίας, με μεγάλη απογοήτευση παρα-τηρεί να αγνοείται, το χρόνιο αίτημά για εξορθολογισμό και 
ρύθμιση του θέματος προβαδίσματος στην αρχαιότητα των Αξιωματικών αποφοίτων της Σχολής Ικάρων (ΣΙ), 
στο προαναφερθέν σχέδιο νόμου. Οι Αξιωματικοί Μηχανικοί της ΠΑ, απόφοιτοι της κατεύθυνσης Μηχανικών του
Τμήματος Αεροπορικών Επιστήμων της Σχολής Ικάρων (τέως Τμήμα Μηχανικών), γνωστή στο ευρύτερο κοινό 
ως ΣΜΑ, σύμφωνα με τις διατάξεις του ισχύοντος Νόμου 3883/2010, καθίστανται νεότεροι, μεταξύ όλων των 
ομοιόβαθμων Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΕΙ των Όπλων του ΣΞ, Μάχιμων και Μηχανικών του ΠΝ και Ιπταμένων 
της ΠΑ, ανεξάρτητα των ετών υπηρεσίας, του χρόνου κτήσης του βαθμού και του χρόνου αποφοίτησης από το 
αντίστοιχο ΑΣΕΙ. Γνωρίζεται ότι, ο καθορισμός της αρχαιότητας μεταξύ των Αξιωματικών της ιδίας προέλευσης 
από την ειδικότητα, και όχι από τον χρόνο κτήσης του βαθμού, αποτελεί διεθνή πρωτοτυπία. Ως γνωστόν, η 
Υποστήριξη στην ΠΑ, εκφράζεται από τους Μηχανικούς οι οποίοι σε επίπεδο Μονάδων και Επιτελείων 
καταλαμβάνουν τις κύριες θέσεις και όλες τις ηγετικές θέσεις ευθύνης, της εν λόγω αρμοδιότητας. Οι 
Μηχανικοί της ΠΑ αποτελούν τη μοναδική ειδικότητα εκτός αυτής των Ιπταμένων, που στην εξέλιξη της 
καριέρας τους, καθίστανται υπεύθυνοι για τομείς πολύ ευρύτερους της αρχικής τους εκπαίδευσης. Η 
«απαξίωση» λοιπόν των Μηχανικών της ΠΑ, μέσω των εν ισχύ προβλέψεων περί της αρχαιότητας, οδηγεί στην 
απαξίωση της Υποστήριξης, καθώς η Υποστήριξη, δεν έχει ισχυρή φωνή στη λήψη των αποφάσεων. Αυτό, 
σταδιακά οδηγεί σε μια όλο και πιο «απαρχαιωμένη» και λιγότερο ανταγωνιστική ΠΑ. Ο τομέας άλλωστε της 
Υποστήριξης (και συνακόλουθα της Έρευνας και Τεχνολογίας), είναι αυτός στον οποίο επενδύουν όλες οι 
σύγχρονες Ένοπλες Δυνάμεις, και είναι αυτός που αναβάθμισε το επίπεδο της απειλής που εξ’ ανατολών 
υφιστάμεθα. Σε διακλαδικό δε επίπεδο, ομοίως στον τομέα της Υποστήριξης των Επιχειρήσεων, η ΠΑ είναι το 
μόνο όπλο που δεν διαθέτει Αξιωματικούς στον τομέα με «προβάδισμα αρχαιότητας» και συνεπώς έχει 
μειωμένο ειδικό βάρος στη διοίκηση του τομέα, μειώνοντας τη δυνατότητα επηρεασμού των όποιων 
αποφάσεων. Συνεπώς, η διευθέτηση και εξορθολογισμός του θέματος του προβαδίσματος όσον αφορά την 
αρχαιότητα των Μηχανικών αποφοίτων της ΣΙ, θα συμβάλλει αποφασιστικά στη βελτίωση της δομής διοίκησης 
της ΠΑ, θα αναβαθμίσει τη λειτουργία της καθώς και των ΕΔ εν γένει, ενώ δεν επηρεάζεται καθ΄ οιονδήποτε 
τρόπο η επιχειρησιακή διοίκηση Μονάδων και Μειζόνων Σχηματισμών, όπως άλλωστε δεν επηρεάζεται η 
επιχειρησιακή λειτουργία του ΠΝ, των συμμαχικών Δυνάμεων αλλά και ΕΔ που διεθνώς και καθολικά, 
εφαρμόζουν την αντίστοιχη πρόβλεψη. Επίσης, αποκαθιστά το αίσθημα δικαίου, δημιουργώντας κίνητρα για 
τους Αξιωματικούς Μηχανικούς της ΠΑ, ανατρέποντας το κλίμα της απογοήτευσης που αντανακλάται στη 
σωρεία παραιτήσεων Αξιωματικών Μηχανικών όλων των βαθμών (ιδιαίτερα το τρέχον έτος – σε αριθμό πολύ 
μεγαλύτερο των αντίστοιχων εισακτέων στη ΣΙ). Ο Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών Αεροπορίας, έχει 
αναδείξει και προβάλει το θέμα πολλάκις, με επιστολές του τόσο στην ηγεσία της ΠΑ όσο και στην ηγεσία του 
ΥΠΕΘΑ και προσφάτως και της Κυβέρνησης. Έχει επιχειρηματολογήσει επαρκώς και με πληρότητα επ’ αυτού, 
χωρίς ουδέποτε να λάβει κάποια επίσημη απάντηση που τεκμηριωμένα να εξηγεί τον λόγο αυτής της 
παγκόσμιας πρωτοτυπίας, αλλά και χωρίς να έχει ποτέ κληθεί να συμμετάσχει σε έναν ειλικρινή διάλογο. 
Σημειώνουμε ότι αυτό το θέμα, για τους αντίστοιχους Αξιωματικούς Μηχανικούς τόσο του ΣΞ όσο και του ΠΝ, 
έχει τακτοποιηθεί. Επιπρόσθετα σημειώνεται, ότι το θέμα της αρχαιότητας των Μηχανικών της ΠΑ, έχει 
συμπεριληφθεί και στο προεκλογικό πρόγραμμα του κυβερνώντος κόμματος, και συγκεκριμένα στα «Μέτρα 6 
και 11β§1 του προγράμματος για τις ΕΔ», χωρίς ωστόσο μέχρι σήμερα, να έχει αναληφθεί καμιά πρωτοβουλία 
επίλυσης. Θεωρούμε και προτείνουμε, ότι στο πλαίσιο του εξορθολογισμού και ρυθμίσεων που πραγματεύεται 
το υπό συζήτηση σχέδιο νόμου, θα μπορούσαν και πρέπει να συμπεριληφθούν στο ΜΕΡΟΣ «Γ», οι ακόλουθες 
τροποποιήσεις των άρθρων 36 και 23 του ν.3883/2010. Πιο συγκεκριμένα: Οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20
του άρθρου 36 του ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής: «12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων 
Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών 
της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, 
πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους. 
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού: α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και 
Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους 
Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ. β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της 
ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν 
το ίδιο έτος Αξιωματικοί. 14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ
πλην Ιπταμένων, και Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους 
που δεν προέρχονται από αυτά. 15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα
ΑΣΕΙ καθορίζεται κατά την αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά 
την αποφοίτησή τους από αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς 
του ΠΝ, τους Ιπτάμενους και Μηχανικούς της ΠΑ και χωριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων
του ΠΝ και Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών. 20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων 
Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, 
των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη 
χρονολογία ονομασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης ονομασίας τους ως Αξιωματικών, η 
αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων, όπως αναγράφονται στο 
άρθρο 3 του παρόντος νόμου.» Η δε παράγραφος γ (2) του άρθρου 23, του ίδιου νόμου, ως ακολούθως: «(2) 
Αντιπτέραρχος για τους Μηχανικούς Αξιωματικούς ως Γενικούς Επιθεωρητές ΠΑ ή σε θέση που είναι δυνατόν να
ορισθεί με απόφαση του ΣΑΓΕ και εφόσον προβλέπεται από τους Πίνακες Οργάνωσης – Υλικού (ΠΟΥ)»
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:21 

Συμφωνώ με σχόλιο κ. Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:23 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ.Βασίλειου Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:18 

Τα όσα αναφέρονται για την ειδική και ιδιαίτερη διάκριση των μηχανικών της ΠΑ καταδεικνύουν τη λογική «η 
κάθε ειδικότητα κοιτάει την πάρτη της» είναι επικίνδυνα και λειτουργούν σε βάρος του συνόλου των στελεχών 
που πρέπει να έχουν κοινό στόχο και σκοπό!!!!

Εάν κάποιοι προσπαθούν να διακριθούν απο τους άλλους μάλλον το προτείνουν με λάθος τρόπο, σε βάρος του 
συνόλου του προσωπικού. Διότι δεν είναι μόνο οι μάχιμοι και οι μηχανικοί αλλά και όλοι οι υπόλοιποι χωρίς 
τους οποίους δεν θα είχαμε ούτε την ΥΓΕΙΑ ΜΑΣ ούτε τις ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΜΑΣ ούτε τα ΑΠΟΘΕΜΑΤΑ – ΕΦΟΔΙΑΣΤΙΚΗ 
ΑΛΥΣΙΔΑ ΜΑΣ!!!

Για αυτό παρακαλώ για σύνεση και λογική και όχι για εγκαθίδρυση παραμάγαζων….

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:00 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, σχόλιο του κ. Β Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:43 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:32 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:17 

Συμφωνώ απολύτως με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54). Πρέπει επιτέλους να ρυθμιστεί το 
θέμα της αρχαιότητας των Αξιωματικών Μηχανικών της Πολεμικής Αεροπορίας (αποφοίτων της ΣΙ), αντίστοιχα 
με ό,τι ακριβώς ήδη ισχύει για τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Στρατού Ξηράς (απόφοιτους της ΣΣΕ) και 
τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Πολεμικού Ναυτικού (απόφοιτους της ΣΝΔ).

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Συμφωνώ με σχόλιο κου Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:34 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Οι τροποποιήσεις που προτείνει, αν και αυτονόητες και λογικές, δεν έχουν εφαρμοστεί επί σειρά ετών, παρά 
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τις παρεμβάσεις-διαμαρτυρίες που κατά καιρούς έχουν γίνει. Επιτέλους, πρέπει να επιλυθεί το θέμα της 
αρχαιότητας των Μηχανικών αποφοίτων της Σχολής Ικάρων προς αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου.

Η συνεχιζόμενη αδικία οδηγεί σε απαξίωση του έργου των Μηχανικών στην ΠΑ και λειτουργεί ως αντικίνητρο 
για την παραμονή των στελεχών. Δεδομένης της ανυπαρξίας μέριμνας και αναγνώρισης εργασιακών 
δικαιωμάτων, η ΠΑ θα πρέπει να ξεκαθαρίσει την πολιτική χρησιμοποίησης των στελεχών αυτών. Τα στατιστικά
παραιτήσεων των Μηχανικών σε μικρούς βαθμούς δίνουν καθαρά σήμα τι είναι λάθος.

Πέραν τούτου, αντί για να δημιουργείτε κίνητρα για να κρατάτε τους νεαρούς που μπορούν να αποδώσουν και 
να δίνετε την ευκαιρία στο στράτευμα να ανανεώνεται σε όλους τους βαθμούς και τις ειδικότητες, κινείστε σε 
αντίθετη κατεύθυνση. Δώστε κίνητρα για να ενταχθούν νεαροί στο στράτευμα και επιτρέψτε στους έμπειρους 
να επιστρέψουν στην παραγωγή, ως πολίτες πλέον, όπου η εμπειρία τους μπορεί να χρησιμοποιηθεί, δίνοντας 
τους εργασιακά δικαιώματα αναλόγως των γνώσεων και ικανοτήτων που αποδεδειγμένα έχουν.

Στα 20 στην πίστα, το κατάστρωμα και τα σύνορα, στα 50 στο εργοστάσιο και στο γραφείο.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:35 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Βασιλείου Υφαντή.
Είναι δίκαιη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:46 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:06 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Οι τροποποιήσεις που προτείνει, αν και αυτονόητες και λογικές, δεν έχουν εφαρμοστεί επί σειρά ετών, παρά 
τις παρεμβάσεις-διαμαρτυρίες που κατά καιρούς έχουν γίνει. Επιτέλους, πρέπει να επιλυθεί το θέμα της 
αρχαιότητας των Μηχανικών αποφοίτων της Σχολής Ικάρων προς αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:44 

Με τους ΕΠΟΠ τί σκοπεύετε να κάνετε; Θα απολύονται σε ηλικία 50 ετών γιατί δεν έχουν γίνει Ανθυπασπιστές – 
Αξιωματικοί;

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:46 

Συμφωνώ απολύτως με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή (26-12-22 11:54). Πρέπει επιτέλους να ρυθμιστεί το 
θέμα της αρχαιότητας των Αξιωματικών Μηχανικών της Πολεμικής Αεροπορίας (αποφοίτων της ΣΙ), αντίστοιχα 
με ότι ακριβώς ήδη ισχύει για τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Στρατού Ξηράς (απόφοιτους της ΣΣΕ) και 
τους Αξιωματικούς Μηχανικούς του Πολεμικού Ναυτικού (απόφοιτους της ΣΝΔ).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:46 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Οι εν λόγω προτάσεις του κ. Β. Υφαντή θα ενισχύσουν την διαλειτουργικότητα μεταξύ των κλάδων, θα 
ενδυναμώσουν τις σχέσεις μεταξύ των στελεχών και θα εξομαλύνουν τις όποιες ανισότητες κατά τις ετήσιες 
προαγωγές.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:47 
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Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Βασιλείου Υφαντή.
Εφτασε η ώρα για την επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ.

Κατά την προσωπική μου γνώμη, το ότι το υπάρχον καθεστώς συνεχίζεται, αποτελεί σοβαρή ένδειξη 
στασιμότητας, αν όχι οπισθοδρόμησης των ΕΔ, και της ΠΑ ειδικότερα, σε ένα περιβάλλον που η τεχνολογία 
εξελίσσεται ραγδαία και αποτελεί ίσως τον βασικότερο παράγοντα ισχύος.

Ο κος ΥΕΘΑ οφείλει να ενημερωθεί αντικειμενικά (τονίζω το αντικειμενικά) ποιοι είναι αυτοί που 
ενσωματώνουν την τεχνολογία στην ΠΑ, και εν συνεχεία την διαχειρίζονται καθ’όλη την διάρκεια ζωής των 
οπλικών συστημάτων, γεγονός που έχει άμεσο αποτέλεσμα στην επιχειρησιακή ετοιμότητα/μαχητική 
ικανότητα, αλλά και εν πολλοίς στην διεξαγωγή των επιχειρήσεων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:04 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:05 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Βασιλείου Υφαντή, Προέδρου του ΔΣ του ΕΣΜΑ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:42 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Εφτασε η ώρα για την επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ εδώ και πάνω
από 50 χρόνια. Αν και τώρα που δίδεται η ευκαιρία να λυθεί το θέμα άπαξ δια παντός και σύμφωνα με τα 
ισχύοντα σε όλες τις χώρες του ΝΑΤΟ (DATE OF RANK), σημαίνει ότι η Κυβέρνηση δεν επιθυμεί να 
εκσυγχρονίσει ένα στραβό θεσμικό πλαίσιο και επομένως δεν μπορεί να επαίρεται για τον εκσυγχρονιστικό της 
χαρακτήρα!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:06 

Απαιτείται να επιλυθεί το θέμα της αρχαιότητας των Μηχανικών της ΠΑ. Όπως πολύ σωστά αναφέρει και ο 
ΕΣΜΑ στην ανακοίνωση του και ο κ. Υφαντής στο σχόλιο του.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:00 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
για την επίλυση του βασικού προβλήματος των Μηχανικών της ΠΑ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:37 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή. ΑΙΔΩΣ ΑΡΓΕΙΟΙ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:18 

Για όλους τους στρατεύσιμους πολίτες που καλούνται να υπηρετήσουν την Πατρίδα, να αναγνωρίζεται ως 
συντάξιμος ο χρόνος της Στρατιωτικής τους θητείας χωρίς εξαγορά. (Με αναδρομική ισχύ)..
Αυτό θα είναι μια ελάχιστη ανταμοιβή της Πολιτείας σε όλους αυτούς που αφήνουν τα πάντα και πολύ σωστά, 
για να διαφυλάξουν την Πατρίδα μας..
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:54 

http://www.opengov.gr/mindefence/?c=33219
Συμφωνώ με τον σχολιασμό του κ. Βασιλείου Υφαντή
Το υπό δημόσια διαβούλευση σχέδιο νόμου με τίτλο: «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, 
εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» στο
Άρθρο 2 «Αντικείμενο», §β αναφέρει ότι «το Αντικείμενο του παρόντος είναι»: «η ρύθμιση ζητημάτων 
σταδιοδρομίας και εξέλιξης στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων» O Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών 
Αεροπορίας, με μεγάλη απογοήτευση παρα-τηρεί να αγνοείται, το χρόνιο αίτημά για εξορθολογισμό και 
ρύθμιση του θέματος προβαδίσματος στην αρχαιότητα των Αξιωματικών αποφοίτων της Σχολής Ικάρων (ΣΙ), 
στο προαναφερθέν σχέδιο νόμου. Οι Αξιωματικοί Μηχανικοί της ΠΑ, απόφοιτοι της κατεύθυνσης Μηχανικών του
Τμήματος Αεροπορικών Επιστήμων της Σχολής Ικάρων (τέως Τμήμα Μηχανικών), γνωστή στο ευρύτερο κοινό 
ως ΣΜΑ, σύμφωνα με τις διατάξεις του ισχύοντος Νόμου 3883/2010, καθίστανται νεότεροι, μεταξύ όλων των 
ομοιόβαθμων Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΕΙ των Όπλων του ΣΞ, Μάχιμων και Μηχανικών του ΠΝ και Ιπταμένων 
της ΠΑ, ανεξάρτητα των ετών υπηρεσίας, του χρόνου κτήσης του βαθμού και του χρόνου αποφοίτησης από το 
αντίστοιχο ΑΣΕΙ. Γνωρίζεται ότι, ο καθορισμός της αρχαιότητας μεταξύ των Αξιωματικών της ιδίας προέλευσης 
από την ειδικότητα, και όχι από τον χρόνο κτήσης του βαθμού, αποτελεί διεθνή πρωτοτυπία. Ως γνωστόν, η 
Υποστήριξη στην ΠΑ, εκφράζεται από τους Μηχανικούς οι οποίοι σε επίπεδο Μονάδων και Επιτελείων 
καταλαμβάνουν τις κύριες θέσεις και όλες τις ηγετικές θέσεις ευθύνης, της εν λόγω αρμοδιότητας. Οι 
Μηχανικοί της ΠΑ αποτελούν τη μοναδική ειδικότητα εκτός αυτής των Ιπταμένων, που στην εξέλιξη της 
καριέρας τους, καθίστανται υπεύθυνοι για τομείς πολύ ευρύτερους της αρχικής τους εκπαίδευσης. Η 
«απαξίωση» λοιπόν των Μηχανικών της ΠΑ, μέσω των εν ισχύ προβλέψεων περί της αρχαιότητας, οδηγεί στην 
απαξίωση της Υποστήριξης, καθώς η Υποστήριξη, δεν έχει ισχυρή φωνή στη λήψη των αποφάσεων. Αυτό, 
σταδιακά οδηγεί σε μια όλο και πιο «απαρχαιωμένη» και λιγότερο ανταγωνιστική ΠΑ. Ο τομέας άλλωστε της 
Υποστήριξης (και συνακόλουθα της Έρευνας και Τεχνολογίας), είναι αυτός στον οποίο επενδύουν όλες οι 
σύγχρονες Ένοπλες Δυνάμεις, και είναι αυτός που αναβάθμισε το επίπεδο της απειλής που εξ’ ανατολών 
υφιστάμεθα. Σε διακλαδικό δε επίπεδο, ομοίως στον τομέα της Υποστήριξης των Επιχειρήσεων, η ΠΑ είναι το 
μόνο όπλο που δεν διαθέτει Αξιωματικούς στον τομέα με «προβάδισμα αρχαιότητας» και συνεπώς έχει 
μειωμένο ειδικό βάρος στη διοίκηση του τομέα, μειώνοντας τη δυνατότητα επηρεασμού των όποιων 
αποφάσεων. Συνεπώς, η διευθέτηση και εξορθολογισμός του θέματος του προβαδίσματος όσον αφορά την 
αρχαιότητα των Μηχανικών αποφοίτων της ΣΙ, θα συμβάλλει αποφασιστικά στη βελτίωση της δομής διοίκησης 
της ΠΑ, θα αναβαθμίσει τη λειτουργία της καθώς και των ΕΔ εν γένει, ενώ δεν επηρεάζεται καθ΄ οιονδήποτε 
τρόπο η επιχειρησιακή διοίκηση Μονάδων και Μειζόνων Σχηματισμών, όπως άλλωστε δεν επηρεάζεται η 
επιχειρησιακή λειτουργία του ΠΝ, των συμμαχικών Δυνάμεων αλλά και ΕΔ που διεθνώς και καθολικά, 
εφαρμόζουν την αντίστοιχη πρόβλεψη. Επίσης, αποκαθιστά το αίσθημα δικαίου, δημιουργώντας κίνητρα για 
τους Αξιωματικούς Μηχανικούς της ΠΑ, ανατρέποντας το κλίμα της απογοήτευσης που αντανακλάται στη 
σωρεία παραιτήσεων Αξιωματικών Μηχανικών όλων των βαθμών (ιδιαίτερα το τρέχον έτος – σε αριθμό πολύ 
μεγαλύτερο των αντίστοιχων εισακτέων στη ΣΙ). Ο Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών Αεροπορίας, έχει 
αναδείξει και προβάλει το θέμα πολλάκις, με επιστολές του τόσο στην ηγεσία της ΠΑ όσο και στην ηγεσία του 
ΥΠΕΘΑ και προσφάτως και της Κυβέρνησης. Έχει επιχειρηματολογήσει επαρκώς και με πληρότητα επ’ αυτού, 
χωρίς ουδέποτε να λάβει κάποια επίσημη απάντηση που τεκμηριωμένα να εξηγεί τον λόγο αυτής της 
παγκόσμιας πρωτοτυπίας, αλλά και χωρίς να έχει ποτέ κληθεί να συμμετάσχει σε έναν ειλικρινή διάλογο. 
Σημειώνουμε ότι αυτό το θέμα, για τους αντίστοιχους Αξιωματικούς Μηχανικούς τόσο του ΣΞ όσο και του ΠΝ, 
έχει τακτοποιηθεί. Επιπρόσθετα σημειώνεται, ότι το θέμα της αρχαιότητας των Μηχανικών της ΠΑ, έχει 
συμπεριληφθεί και στο προεκλογικό πρόγραμμα του κυβερνώντος κόμματος, και συγκεκριμένα στα «Μέτρα 6 
και 11β§1 του προγράμματος για τις ΕΔ», χωρίς ωστόσο μέχρι σήμερα, να έχει αναληφθεί καμιά πρωτοβουλία 
επίλυσης. Θεωρούμε και προτείνουμε, ότι στο πλαίσιο του εξορθολογισμού και ρυθμίσεων που πραγματεύεται 
το υπό συζήτηση σχέδιο νόμου, θα μπορούσαν και πρέπει να συμπεριληφθούν στο ΜΕΡΟΣ «Γ», οι ακόλουθες 
τροποποιήσεις των άρθρων 36 και 23 του ν.3883/2010. Πιο συγκεκριμένα: Οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20
του άρθρου 36 του ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής: «12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων 
Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών 
της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, 
πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους. 
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού: α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και 
Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους 
Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ. β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της 
ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν 
το ίδιο έτος Αξιωματικοί. 14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ
πλην Ιπταμένων, και Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους 
που δεν προέρχονται από αυτά. 15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα
ΑΣΕΙ καθορίζεται κατά την αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά 
την αποφοίτησή τους από αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς 
του ΠΝ, τους Ιπτάμενους και Μηχανικούς της ΠΑ και χωριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων
του ΠΝ και Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών. 20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων 
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Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, 
των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη 
χρονολογία ονομασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης ονομασίας τους ως Αξιωματικών, η 
αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων, όπως αναγράφονται στο 
άρθρο 3 του παρόντος νόμου.» Η δε παράγραφος γ (2) του άρθρου 23, του ίδιου νόμου, ως ακολούθως: «(2) 
Αντιπτέραρχος για τους Μηχανικούς Αξιωματικούς ως Γενικούς Επιθεωρητές ΠΑ ή σε θέση που είναι δυνατόν να
ορισθεί με απόφαση του ΣΑΓΕ και εφόσον προβλέπεται από τους Πίνακες Οργάνωσης – Υλικού (ΠΟΥ)»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:52 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Θα πρέπει να εναρμονιστεί ο νόμος με το κοινό περί δικαίου αίσθημα και να σταματήσει η νομική διάκριση εις 
βαρος ομάδων των Ε.Δ.
Ο νόμος θα πρέπει να εκσυγχρονιστεί όπως ισχύει εδώ και δεκαετίες σε Ευρωπαικές χώρες με αεροπορική 
παραδοση.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:24 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του Προέδρου του Επιστημονικού Συλλόγου των 
Μηχανικών της ΠΑ Ταξχου (Μ) κ. Βασίλη Υφαντή.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:10 

Απαιτείται να επιλυθεί το θέμα της αρχαιότητας των Μηχανικών της ΠΑ. Συμφωνώ με το από 26 Δεκ 22 σχόλιο 
του κυρίου Β. Υφαντή.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:43

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Συγκεκριμένα στο πλαίσιο του εξ ορθολογισμού και ρυθμίσεων που πραγματεύεται το υπό συζήτηση σχέδιο 
νόμου, θα μπορούσαν και πρέπει να συμπεριληφθούν στο ΜΕΡΟΣ «Γ», οι ακόλουθες τροποποιήσεις των 
άρθρων 36 και 23 του ν.3883/2010. Πιο συγκεκριμένα:
Οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20 του άρθρου 36 του ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και 
Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ 
προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από
το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους.
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού:
α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι 
αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ.
β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών 
Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν το ίδιο έτος Αξιωματικοί.
14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ πλην Ιπταμένων, και 
Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους που δεν προέρχονται 
από αυτά.
15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα ΑΣΕΙ καθορίζεται κατά την 
αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά την αποφοίτησή τους από 
αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς του ΠΝ, τους Ιπτάμενους 
και Μηχανικούς της ΠΑ και χωριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικών
της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών.
20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, 
των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των 
Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη χρονολογία ονομασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης 
ονομασίας τους ως Αξιωματικών, η αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών 
ειδικοτήτων, ό-πως αναγράφονται στο άρθρο 3 του παρόντος νόμου.»
Η δε παράγραφος γ (2) του άρθρου 23, του ίδιου νόμου, ως ακολούθως:
«(2) Αντιπτέραρχος για τους Μηχανικούς Αξιωματικούς ως Γενικούς Επιθεωρητές ΠΑ ή σε θέση που είναι 

116 

119



δυνατόν να ορισθεί με απόφαση του ΣΑΓΕ και εφόσον προβλέπεται από τους Πίνακες Οργάνωσης – Υλικού 
(ΠΟΥ)»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:28 

Συμφωνω με σχολιο κ. Υφαντη

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:53 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Είναι επιβεβλημένη η επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ και προκαλεί 
αίσθημα αδικίας και απογοήτευσης σε πολλά στελέχη.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:30 

Συμφωνώ με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή σχετικά με το θέμα της αρχαιότητας των Μηχανικών της ΠΑ. 
Είναι ΜΟΝΟ προς το συμφέρον της ΠΑ και των ΕΔ γενικότερα

Υποπτέραρχος (ΜΑ) εα
Δημήτριος Μπακάλης

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:54

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.
Εφτασε η ώρα για την επίλυση ενός σημαντικού θέματος που απασχολεί τους Μηχανικούς της ΠΑ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 

Το υπό δημόσια διαβούλευση σχέδιο νόμου με τίτλο: «Μέριμνα υπέρ του προσωπι-κού των Ενόπλων Δυνάμεων,
εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, ορ-γάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» 
στο Άρθρο 2 «Αντικείμενο», §β αναφέρει ότι «το Αντικείμενο του παρόντος είναι»: «η ρύθμιση ζητημάτων 
σταδιοδρομίας και εξέλι-ξης στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων»
O Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών Αεροπορίας, με μεγάλη απογοήτευση παρα-τηρεί να αγνοείται, το 
χρόνιο αίτημά για εξορθολογισμό και ρύθμιση του θέματος προβα-δίσματος στην αρχαιότητα των Αξιωματικών 
αποφοίτων της Σχολής Ικάρων (ΣΙ), στο προα-ναφερθέν σχέδιο νόμου.
Οι Αξιωματικοί Μηχανικοί της ΠΑ, απόφοιτοι της κατεύθυνσης Μηχανικών του Τμή-ματος Αεροπορικών 
Επιστήμων της Σχολής Ικάρων (τέως Τμήμα Μηχανικών), γνωστή στο ευρύτερο κοινό ως ΣΜΑ, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του ισχύοντος Νόμου 3883/2010, καθί-στανται νεότεροι, μεταξύ όλων των ομοιόβαθμων Αξιωματικών
αποφοίτων ΑΣΕΙ των Ό-πλων του ΣΞ, Μάχιμων και Μηχανικών του ΠΝ και Ιπταμένων της ΠΑ, ανεξάρτητα των 
ετών υπηρεσίας, του χρόνου κτήσης του βαθμού και του χρόνου αποφοίτησης από το αντίστοιχο ΑΣΕΙ.
Γνωρίζεται ότι, ο καθορισμός της αρχαιότητας μεταξύ των Αξιωματικών της ιδίας προέλευσης από την 
ειδικότητα, και όχι από τον χρόνο κτήσης του βαθμού, αποτελεί διεθνή πρωτοτυπία.
Ως γνωστόν, η Υποστήριξη στην ΠΑ, εκφράζεται από τους Μηχανικούς οι οποίοι σε επίπεδο Μονάδων και 
Επιτελείων καταλαμβάνουν τις κύριες θέσεις και όλες τις ηγετικές θέσεις ευθύνης, της εν λόγω αρμοδιότητας. 
Οι Μηχανικοί της ΠΑ αποτελούν τη μοναδική ειδικότητα εκτός αυτής των Ιπταμένων, που στην εξέλιξη της 
καριέρας τους, καθίστανται υπεύθυνοι για τομείς πολύ ευρύτερους της αρχικής τους εκπαίδευσης. Η 
«απαξίωση» λοι-πόν των Μηχανικών της ΠΑ, μέσω των εν ισχύ προβλέψεων περί της αρχαιότητας, οδηγεί στην
απαξίωση της Υποστήριξης, καθώς η Υποστήριξη, δεν έχει ισχυρή φωνή στη λήψη των αποφάσεων. Αυτό, 
σταδιακά οδηγεί σε μια όλο και πιο «απαρχαιωμένη» και λιγότερο ανταγωνιστική ΠΑ. Ο τομέας άλλωστε της 
Υποστήριξης (και συνακόλουθα της Έρευνας και Τεχνολογίας), είναι αυτός στον οποίο επενδύουν όλες οι 
σύγχρονες Ένοπλες Δυνάμεις, και είναι αυτός που αναβάθμισε το επίπεδο της απειλής που εξ’ ανατολών 
υφιστάμεθα.
Σε διακλαδικό δε επίπεδο, ομοίως στον τομέα της Υποστήριξης των Επιχειρήσεων, η ΠΑ είναι το μόνο όπλο που
δεν διαθέτει Αξιωματικούς στον τομέα με «προβάδισμα αρ-χαιότητας» και συνεπώς έχει μειωμένο ειδικό βάρος 
στη διοίκηση του τομέα, μειώνοντας τη δυνατότητα επηρεασμού των όποιων αποφάσεων.
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Συνεπώς, η διευθέτηση και εξορθολογισμός του θέματος του προβαδίσματος όσον αφορά την αρχαιότητα των 
Μηχανικών αποφοίτων της ΣΙ, θα συμβάλλει αποφασιστικά στη βελτίωση της δομής διοίκησης της ΠΑ, θα 
αναβαθμίσει τη λειτουργία της καθώς και των ΕΔ εν γένει, ενώ δεν επηρεάζεται καθ΄ οιονδήποτε τρόπο η 
επιχειρησιακή διοίκηση Μονά-δων και Μειζόνων Σχηματισμών, όπως άλλωστε δεν επηρεάζεται η επιχειρησιακή 
λειτουρ-γία του ΠΝ, των συμμαχικών Δυνάμεων αλλά και ΕΔ που διεθνώς και καθολικά, εφαρμό-ζουν την 
αντίστοιχη πρόβλεψη. Επίσης, αποκαθιστά το αίσθημα δικαίου, δημιουργώντας κίνητρα για τους Αξιωματικούς 
Μηχανικούς της ΠΑ, ανατρέποντας το κλίμα της απογοή-τευσης που αντανακλάται στη σωρεία παραιτήσεων 
Αξιωματικών Μηχανικών όλων των βαθμών (ιδιαίτερα το τρέχον έτος – σε αριθμό πολύ μεγαλύτερο των 
αντίστοιχων εισακτέων στη ΣΙ).
Ο Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών Αεροπορίας, έχει αναδείξει και προβάλει το θέμα πολλάκις, με επιστολές
του τόσο στην ηγεσία της ΠΑ όσο και στην ηγεσία του ΥΠΕ-ΘΑ, και προσφάτως και της Κυβέρνησης. Έχει 
επιχειρηματολογήσει επαρκώς και με πλη-ρότητα επ’ αυτού, χωρίς ουδέποτε να λάβει κάποια επίσημη 
απάντηση που τεκμηριωμένα να εξηγεί τον λόγο αυτής της παγκόσμιας πρωτοτυπίας, αλλά και χωρίς να έχει 
ποτέ κληθεί να συμμετάσχει σε έναν ειλικρινή διάλογο. Σημειώνουμε ότι αυτό το θέμα, για τους αντίστοι-χους 
Αξιωματικούς Μηχανικούς τόσο του ΣΞ όσο και του ΠΝ, έχει τακτοποιηθεί.
Επιπρόσθετα σημειώνεται, ότι το θέμα της αρχαιότητας των Μηχανικών της ΠΑ, έχει συμπεριληφθεί και στο 
προεκλογικό πρόγραμμα του κυβερνώντος κόμματος, και συγκεκριμένα στα «Μέτρα 6 και 11β§1 του 
προγράμματος για τις ΕΔ», χωρίς ωστόσο μέχρι σήμερα, να έχει αναληφθεί καμιά πρωτοβουλία επίλυσης.
Θεωρούμε και προτείνουμε, ότι στο πλαίσιο του εξορθολογισμού και ρυθμίσεων που πραγματεύεται το υπό 
συζήτηση σχέδιο νόμου, θα μπορούσαν και πρέπει να συμπερι-ληφθούν στο ΜΕΡΟΣ «Γ», οι ακόλουθες 
τροποποιήσεις των άρθρων 36 και 23 του ν.3883/2010. Πιο συγκεκριμένα:
Οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20 του άρθρου 36 του ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και 
Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ 
προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από
το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους.
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού:
α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι 
αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ.
β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών 
Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν το ίδιο έτος Αξιωματικοί.
14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ πλην Ιπταμένων, και 
Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους που δεν προέρχονται 
από αυτά.
15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα ΑΣΕΙ κα-θορίζεται κατά την 
αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά την αποφοίτησή τους από 
αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς του ΠΝ, τους Ιπτάμενους 
και Μηχανικούς της ΠΑ και χω-ριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και 
Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών.
20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, 
των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των 
Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη χρονολογία ονο-μασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης 
ονομασίας τους ως Αξιωματι-κών, η αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών 
ειδικοτήτων, ό-πως αναγράφονται στο άρθρο 3 του παρόντος νόμου.»
Η δε παράγραφος γ (2) του άρθρου 23, του ίδιου νόμου, ως ακολούθως:
«(2) Αντιπτέραρχος για τους Μηχανικούς Αξιωματικούς ως Γενικούς Επιθεωρητές ΠΑ ή σε θέση που είναι 
δυνατόν να ορισθεί με απόφαση του ΣΑΓΕ και εφόσον προβλέπεται από τους Πίνακες Οργάνωσης – Υλικού 
(ΠΟΥ)»

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:53 

Κύριε υπουργέ αν δεν απροσαρμόσετε τις αποζημιώσεις των σπουδαστών των ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ, οι οποίες είναι τρείς 
φορές χαμηλότερες των σπουδαστών των Σωμάτων Ασφαλείας, θα έχετε διαπράξει ένα πολύ μεγάλο λάθος και
μια κατάφορη αδικία, έναντι ΧΙΛΙΑΔΩΝ μελλοντικών Αξκων-Υπαξκων της Πατρίδας και των οικογενειών τους.
Δεν είναι είναι δυνατό μαθητές παραγωγικών σχολών που προσφέρουν το ίδιο έργο στη Ελλάδα ο καθένας από
το δικό του πόστο, να αμείβονται τόσο εξόφθαλμα άδικα (157/μήνα ευρώ οι σπουδαστές Αξκοι των ΕΔ – 623 
έως 669/μήνα οι σπουδαστές Αξκοι ΕΛΑΣ-ΛΣ και 1500 ευρώ/έτος οι πολίτες φοιτητές, ειδικά όταν μιλάμε για 
μελλοντικούς επιστήμονες (ιατρούς-οδοντιάτρους-νομικούς-οικονομικούς της ΣΣΑΣ).
Έχετε ηθική υποχρέωση έναντι αυτών των σπουδαστών να αυξήσετε τις αμοιβές τους , όπως άλλωστε ΈΧΕΤΕ 
ΔΕΣΜΕΥΤΕΙ στη Βουλή δια του αναπληρωτή υπουργού οικονομικών κ. Σκυλακάκη, ως ελάχιστη ένδειξη 
σεβασμού και επιβράβευσης των προσπαθειών που καταβάλουν αυτά τα παιδιά των Ενόπλων Δυνάμεων αλλά 
και ελαφρύνοντας λίγο τις οικογένειές τους, το δυσβάσταχτο οικονομικό βάρος της συντήρησης τους, όπως 
κάνετε και με τις οικογένειες των σπουδαστών των Σωμάτων Ασφαλείας και άλλων ιδιωτών.
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Αδιαφορία για την κατάθεση της υπόψη τροπολογίας ή εκφράσεις μετά την ψήφιση του νομοσχεδίου, του 
τύπου ‘’Θέλαμε αλλά δεν προλάβαμε’’, δεν θα τιμούν εσάς αλλά και θα προσβάλουν την νοημοσύνη μας

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Κύριε υπουργέ αν δεν απροσαρμόσετε τις αποζημιώσεις των σπουδαστών των ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ, οι οποίες είναι τρείς 
φορές χαμηλότερες των σπουδαστών των Σωμάτων Ασφαλείας, θα έχετε διαπράξει ένα πολύ μεγάλο λάθος και
μια κατάφορη αδικία, έναντι ΧΙΛΙΑΔΩΝ μελλοντικών Αξκων-Υπαξκων της Πατρίδας και των οικογενειών τους.
Δεν είναι είναι δυνατό μαθητές παραγωγικών σχολών που προσφέρουν το ίδιο έργο στη Ελλάδα ο καθένας από
το δικό του πόστο, να αμείβονται τόσο εξόφθαλμα άδικα (157/μήνα ευρώ οι σπουδαστές Αξκοι των ΕΔ – 623 
έως 669/μήνα οι σπουδαστές Αξκοι ΕΛΑΣ-ΛΣ και 1500 ευρώ/έτος οι πολίτες φοιτητές, ειδικά όταν μιλάμε για 
μελλοντικούς επιστήμονες (ιατρούς-οδοντιάτρους-νομικούς-οικονομικούς της ΣΣΑΣ).
Έχετε ηθική υποχρέωση έναντι αυτών των σπουδαστών να αυξήσετε τις αμοιβές τους , όπως άλλωστε ΈΧΕΤΕ 
ΔΕΣΜΕΥΤΕΙ στη Βουλή δια του αναπληρωτή υπουργού οικονομικών κ. Σκυλακάκη, ως ελάχιστη ένδειξη 
σεβασμού και επιβράβευσης των προσπαθειών που καταβάλουν αυτά τα παιδιά των Ενόπλων Δυνάμεων αλλά 
και ελαφρύνοντας λίγο τις οικογένειές τους, το δυσβάσταχτο οικονομικό βάρος της συντήρησης τους, όπως 
κάνετε και με τις οικογένειες των σπουδαστών των Σωμάτων Ασφαλείας και άλλων ιδιωτών.
Αδιαφορία για την κατάθεση της υπόψη τροπολογίας ή εκφράσεις μετά την ψήφιση του νομοσχεδίου, του 
τύπου ‘’Θέλαμε αλλά δεν προλάβαμε’’, δεν θα τιμούν εσάς αλλά και θα προσβάλουν την νοημοσύνη μας….
Έχετε την ευκαιρία να κάνετε το σωστό, μην την χάσετε

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:41 

Εάν με το υπό κατάθεση νομοσχέδιο, δεν αναπροσαρμόσετε τις αποζημιώσεις των σπουδαστών των ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ, 
οι οποίες είναι τρείς φορές χαμηλότερες των σπουδαστών των Σωμάτων Ασφαλείας, θα έχετε διαπράξει ένα 
πολύ μεγάλο λάθος και μια κατάφορη αδικία, έναντι ΧΙΛΙΑΔΩΝ μελλοντικών Αξκων-Υπαξκων της Πατρίδας και 
των οικογενειών τους.
Δεν είναι είναι δυνατό μαθητές παραγωγικών σχολών που προσφέρουν το ίδιο έργο στη Ελλάδα ο καθένας από
το δικό του πόστο, να αμείβονται τόσο εξόφθαλμα άδικα (157/μήνα ευρώ οι σπουδαστές Αξκοι των ΕΔ – 623 
έως 669/μήνα οι σπουδαστές Αξκοι ΕΛΑΣ-ΛΣ και 1500 ευρώ/έτος οι πολίτες φοιτητές, ειδικά όταν μιλάμε για 
μελλοντικούς επιστήμονες (ιατρούς-οδοντιάτρους-νομικούς-οικονομικούς της ΣΣΑΣ).
Έχετε ηθική υποχρέωση έναντι αυτών των σπουδαστών να αυξήσετε τις αμοιβές τους , όπως άλλωστε ΈΧΕΤΕ 
ΔΕΣΜΕΥΤΕΙ στη Βουλή δια του αναπληρωτή υπουργού οικονομικών κ. Σκυλακάκη, ως ελάχιστη ένδειξη 
σεβασμού και επιβράβευσης των προσπαθειών που καταβάλουν αυτά τα παιδιά των Ενόπλων Δυνάμεων αλλά 
και ελαφρύνοντας λίγο τις οικογένειές τους, το δυσβάσταχτο οικονομικό βάρος της συντήρησης τους, όπως 
κάνετε και με τις οικογένειες των σπουδαστών των Σωμάτων Ασφαλείας και άλλων ιδιωτών.
Αδιαφορία για την κατάθεση της υπόψη τροπολογίας ή εκφράσεις μετά την ψήφιση του νομοσχεδίου, του 
τύπου ‘’Θέλαμε αλλά δεν προλάβαμε’’, δεν θα τιμούν εσάς αλλά και θα προσβάλουν την νοημοσύνη μας….
Έχετε την ευκαιρία να κάνετε το σωστό, μην την χάσετε.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:53 

Να δοθεί ή δυνατότητα εξαγοράς τής τριετίας για όσους κατεταγησαν μέχρι και την 31 12 2000..δώστε κίνητρα 
για συνταξιοδοτηση και πάρτε νέο κόσμο..

Δώστε μας και την δυνατότητα εξαγοράς δεύτερης μαχιμης πενταετίας..

Το στράτευμα έχει κουραστεί πολυ και έχει γεράσει, έχουν γίνει ελάχιστες προσλήψεις την τελευταία δεκαετία 
και έχει κουραστεί πολύ το προσωπικό καθώς πέφτει όλο και περισσότερο βάρος στις πλάτες τους…

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:10 

Κύριε Υπουργέ
Όσον αφορά για τα θέματα που άπτονται ων στρατιωτικών σχολών καθώς και για τη ρύθμιση ζητημάτων 
σταδιοδρομίας και εξέλιξης στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων που είναι ταυτόχρονα συνδεδεμένα οικονομικά 
και σε εργασιακό και συνταξιοδοτικό επίπεδο με τις στρατιωτικές σχολές, συμφωνώ και προτείνω πως πρέπει 
οι απολαβές των σπουδαστών της ΣΣΑΣ να ΕΞΙΣΩΘΟΥΝ με των σπουδαστών της ΕΛ.ΑΣ. και του Λ.Σ. όπως 
προαναφέρεται σε άλλο σχόλιο.
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Είναι καταφανή η αδικία μεταξύ των παιδιών αυτών!
Και η διαφορά αυτή είναι μεγάλη!
Ενδεικτικά: 157/μήνα ευρώ οι σπουδαστές Αξ/κοι των ΕΔ σε αντίθεση με τα 623 έως 669 ευρώ/μήνα οι 
σπουδαστές Αξ/κοι της Ελληνικής Αστυνομίας.
Αν προσθέσουμε στις διαφορές μεταξύ των πολιτών φοιτητών και φοιτητών ΣΣΑΣ και την δίκαιη βέβαια (για 
τους πρώτους) απολαβή επιδόματος ενοικίου της τάξης των 1000-1500-έως 2000 ευρώ ανάλογα την 
περίπτωση, βλέπουμε μεγάλη αδικία για τους δεύτερους (ΣΣΑΣ)!
Άλλο ένα ακόμα σημείο το οποίο επηρεάζουν αυτές οι χαμηλές απολαβές, είναι προς το χειρότερο ο μέσος όρος
των αποδοχών των νέων αυτών και μελλοντικών αξιωματικών των Ε.Δ. για τον υπολογισμό της σύνταξής τους.
Ειδικά η ανωτέρω υφιστάμενη αδικία της πολιτείας γίνεται εντονότερη, όταν μιλάμε για σπουδαστές Ιατρικής, 
Οδοντιατρικής, Οικονομικών, Νοσηλευτικής, Νομικής, κ.λ.π. της ΣΣΑΣ, οι οποίοι τις νύκτες κάνουν σκοπιές, 
περίπολα και άλλες υπηρεσίες (παράγοντας έργο) και το επόμενο πρωί πρέπει να παραβρεθούν για να 
παρακολουθήσουν άυπνοι μαθήματα στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο!
Σε αντιδιαστολή με τους πολίτες συμφοιτητές τους, οι οποίοι προσέρχονται ξεκούραστοι, (όντας 
«αδούλευτοι»).
Κλείνοντας κ. Υπουργέ θα επαναλάβω πως
Ως ελάχιστη ένδειξη σεβασμού και επιβράβευσης των προσπαθειών που καταβάλουν αυτά τα παιδιά των 
Ενόπλων Δυνάμεων και προς άρση της αδικίας που νιώθουν βλέποντας τις απολαβές των άλλων (Ε.Α – Λ.Σ – 
Πολίτες συμφοιτητές), θεωρώ ότι πρέπει να καταθέσετε την τροπολογία για την αναπροσαρμογή των μισθών 
τους, όπως άλλωστε έχει δεσμευτεί η Κυβέρνηση στη Βουλή, δια του αναπληρωτή υπουργού οικονομικών 
κ.Σκυλακάκη, με το έγγραφο Α.Π 142073/ΥΠΟΙΚ 03-10-22.
Πιστεύω πως η δέσμευση αυτή της κυβέρνησης θα γίνει πράξη!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:10

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
3.Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 01:53 

Να γίνει εξομάλινση και διόρθωση στις απολαβές των φοιτητών της ΣΣΑΣ ώστε να φτάσουν και να γίνουν ίδιες 
με αυτούς των άλλων στρατιωτικών και αστυνομικών σχολών.
Δεν πρέπει να υπάχουν δύο ταχύτητες φοιτητών ώστε να γίνουν αυριανοί αξιωματικοί των Ε.Δ.
Δεν πρέπει να υπάρχει διαφορά μεταξή φοιτητών της ΕΛ.ΑΣ. που παίρνουν πάνω από 600 € και φοιτητών που 
προορίζονται για ιατροί, δικηγόροι, οικονομολόγοι, από την ΣΣΑΣ για τις ΕΔ.
Η Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων και ο εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων ξεκινά από τις σχολές!
Ευχαριστώ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 01:09 

Κύριε υπουργέ
Όσον αφορά για τα θέματα που άπτωνται ων στρατιωτικών σχολών καθώς και για τη ρύθμιση ζητημάτων 
σταδιοδρομίας και εξέλιξης στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων που είναι ταυτόχρονα συνδεδεμένα οικονομικά 
και σε εργασιακό και συνταξιοδοτικό επίπεδο με τις στρατιωτικές σχολές, συμφωνώ και προτείνω πως πρέπει 
οι απολαβές των σπουδαστών της ΣΣΑΣ να ΕΞΙΣΩΘΟΥΝ με των σπουδαστών της ΕΛ.ΑΣ. και του Λ.Σ. όπως 
προαναφέρεται σε άλλο σχόλιο.
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Είναι καταφανή η αδικία μεταξή των παιδιών αυτών!
Και η διαφορά αυτή είναι μεγάλη!
Ενδεικτικά: 157/μήνα ευρώ οι σπουδαστές Αξ/κοι των ΕΔ σε αντίθεση με τα 623 έως 669/μήνα οι σπουδαστές 
Αξκοι της Ελληνικής Αστυνομίας.
Αν προσθέσουμε στις διαφορές μεταξή των πολιτών φοιτητών και φοιτητών ΣΣΑΣ και την δίκαιη βέβαια (για 
τους πρώτους) απολαβή επιδόματος ενοικίου της τάξης των 1000-1500-έως & 2000 ανάλογα την περίπτωση, 
βλέπουμε μεγάλη αδικία για τους δεύτερους (ΣΣΑΣ)!
Άλλο ένα ακόμα σημείο το οποίο επιρρεάζουν αυτές οι χαμηλές απολαβές, είναι προς το χειρότερο ο μέσος 
όρος των αποδοχών των νέων αυτών και μελλοντικών αξιωματικών των Ε.Δ. για τον υπολογισμό της σύνταξής 
τους.
Ειδικά η ανωτέρω υφιστάμενη αδικία της πολιτείας γίνεται εντονότερη, όταν μιλάμε για σπουδαστές Ιατρικής, 
Οδοντιατρικής, Οικονομικών, Νοσηλευτικής, Νομικής, κ.λ.π. της ΣΣΑΣ, οι οποίοι τις νύκτες κάνουν σκοπιές, 
περίπολα και άλλες υπηρεσίες (παράγοντας έργο) και το επόμενο πρωί πρέπει να παρεβρεθούν για να 
παρακολουθήσουν άυπνοι μαθήματα στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο!
Σε αντιδιαστολή με τους πολίτες συμφοιτητές τους, οι οποίοι προσέρχονται ξεκούραστοι, (όντας 
«αδούλευτοι»).
Κλείνοντας κε Υπουργέ θα επαναλάβω πως
Ως ελάχιστη ένδειξη σεβασμού και επιβράβευσης των προσπαθειών που καταβάλουν αυτά τα παιδιά των 
Ενόπλων Δυνάμεων και προς άρση της αδικίας που νιώθουν βλέποντας τις απολαβές των άλλων (Ε.Α – Λ.Σ – 
Πολίτες συμφοιτητές), θεωρώ ότι πρέπει να καταθέσετε την τροπολογία για την αναπροσαρμογή των μισθών 
τους, όπως άλλωστε έχει δεσμευτεί η Κυβέρνηση στη Βουλή, δια του αναπληρωτή υπουργού οικονομικών 
κ.Σκυλακάκη, με το έγγραφο Α.Π 142073/ΥΠΟΙΚ 03-10-22.
Πιστεύω πως η δέσμευση αυτή της κυβέρνησης θα γίνει πράξη!
Το οικονομικό κόστος για την πολιτεία ελάχιστο, το δε ηθικό και πολιτειακό κέρδος για όλους ανεκτίμητο !

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:41 

Να συμπεριληφθεί η πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ για την 3ετία όσων κατετάγησαν μέχρι 31/12/95, με 6,67% επί των 
εισφορών.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1866-3865-2010Όταν βγήκε αυτή η διάταξη οι 
συνάδελφοι δεν ενημερώθηκαν από την Υπηρεσία, ούτε υπήρχε η θεσμική εκπροσώπηση που μας ενημερώνει 
πλέον καθημερινά για όλα τα θέματα προσωπικού.Άλλωστε αυτό δεν έχει δημοσιονομικό αποτύπωμα, 
αντιθέτως θα δώσει χρήματα στο Κράτος και την ευκαιρία ανανέωσης του στρατεύματος που έχει πλέον 
γεράσει…..Από επίσημα στοιχεία, στην Πολεμική Αεροπορία ο μέσος όρος ηλικίας ξεπερνάει τα 40χρόνια…

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:09 

Αύξηση αμοιβής στρατιωτικών

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:49 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,
Παρακαλούμε για την ενσωμάτωση στο παρόν νομοσχέδιο άρθρου το οποίο να δημιουργεί την ειδικότητα 
Ειδικών Επιστημόνων στις Ένοπλες Δυνάμεις, για τους ακόλουθους λόγους:
1. Στις 26.09.2007 μου απονεμήθηκε ο βαθμός του Έφεδρου εξ Εφεδρείας Σμηναγού, ως πτυχιούχου ΑΕΙ 
Βιολόγου, ειδικότητα η οποία δεν απονέμεται από τις παραγωγικές σχολές των ΕΔ. Με την μονιμοποίηση μου το
2013, μου απονεμήθηκε ο βαθμός του Επισμηναγού τον οποίο φέρω έως και σήμερα χωρίς ωστόσο να έχω 
ενταχθεί σε κάποια από τις ειδικότητες της ΠΑ. Με τις διατάξεις του άρθρου 39 του Ν.3883/2010 ορίζεται πως 
οι Έφεδροι Αξιωματικοί αποκτούν ειδικότητα συναφή με το επαγγελματικό τους αντικείμενο, έχουν τα ίδια 
υπηρεσιακά και οικονομικά δικαιώματα και τις ίδιες αντιστοίχως υποχρεώσεις με τους μονίμους συνάδελφους 
τους, ενώ με την μονιμοποίηση τους εντάσσονται στην επετηρίδα του Κλάδου των ΕΔ στον οποίο υπηρετούν και
της αντίστοιχης ειδικότητας.
2. Λόγω της μη ύπαρξης αντίστοιχης ειδικότητας και επετηρίδας στην ΠΑ, πτυχιούχοι ΑΕΙ αξιωματικοί Βιολόγοι,
Χημικοί και Ακτινοφυσικοί δεν μπορούν να προαχθούν στον επόμενο βαθμό και να έχουν την ίδια υπηρεσιακή 
και οικονομική εξέλιξη με συναδέλφους Ψυχολόγους και Ιατρούς, πτυχιούχων ΑΕΙ, στους οποίους επίσης 
απονεμήθηκε ο βαθμός του Έφεδρου εξ Εφεδρείας Σμηναγού αλλά λόγω της ύπαρξης αντίστοιχης ειδικότητας 
στην ΠΑ μπόρεσαν να προαχθούν στον επόμενο βαθμό.
3. Σημειώνεται πως στην Ελληνική Αστυνομία βάσει του άρθρου 1, άρθρου 7 και άρθρου 39 του Π.Δ. 24/1997 – 
ΦΕΚ Α29/28.02.1997 οι Βιολόγοι πτυχιούχοι ΑΕΙ εντάσσονται στην επετηρίδα Ειδικών Καθηκόντων – 
Αξιωματικών Εγκληματολογικών Εργαστηρίων πτυχιούχων Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων και οι οποίοι 
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δύνανται να εξελιχθούν μέχρι το βαθμό του Υποστρατήγου.
Σας ευχαριστώ πολύ κ. Υπουργέ και ευελπιστώ για την κατανόηση και υλοποίηση του δικαίου αιτήματός μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:24 

Διαβάζοντας το υπό κατάθεση νομοσχέδιο,μετά μεγάλης απογοητεύσεως ,διαπιστώνεται οτι ούτε τώρα, που 
εισερχόμαστε σε προεκλογική περίοδο και έχουμε νομοσχέδιο που αφορά καθαρά τις ένοπλες δυνάμεις , δεν 
μεριμνήτε οπως δεσμευτήκατε , για την αναπροσαρμογή των αποζημιώσεων των σπουδαστών των Ε.Δ, οι 
οποίες είναι τρείς φορές χαμηλότερες των σπουδαστών των Σωμάτων Ασφαλείας (ενδεικτικά: 157/μήνα ευρώ 
οι σπουδαστές Αξκοι των ΕΔ – 623 έως 669/μήνα οι σπουδαστές Αξκοι της Ελληνικής Αστυνομίας).
Θα πρέπει να επισημάνουμε ότι αυτές οι αποδοχές, θα επηρεάσουν προς το χειρότερο το μέσω όρο των 
αποδοχών για τον υπολογισμό της σύνταξής τους. Ειδικά η ανωτέρω αδικία της πολιτείας γίνεται εντονότερη, 
όταν μιλάμε για σπουδαστές Ιατρικής , Οδοντιατρικής,Νοσηλευτικής , Νομικής κλπ της ΣΣΑΣ, οι οποίοι τις 
νύκτες κάνουν σκοπιές, περίπολα και άλλες υπηρεσίες και το επόμενο πρωί, πρέπει να παρακολουθήσουν 
άυπνοι μαθήματα στο πανεπιστήμιο, σε αντιδιαστολή με τους πολίτες συμφοιτητές τους, οι οποίοι 
προσέρχονται ξεκούραστοι και παίρνουν και αυτοί 1.500 ευρώ/έτος( στεγαστικό ) από την πολιτεία 
κατ’ελάχιστον.
Θεωρώ πως υποχρεούμαστε , να άρουμε τη αδικία που νιώθουν βλέποντας τις απολαβές των άλλων (Ε.Α – Λ.Σ 
– Πολίτες συμφοιτητές). Θεωρώ ότι πρέπει να καταθέσετε την τροπολογία για την αναπροσαρμογή των μισθών 
τους , όπως άλλωστε έχει δεσμευτεί η Κυβέρνηση στη Βουλή, δια του αναπληρωτή υπουργού οικονομικών κ. 
Σκυλακάκη, με το έγγραφο Α.Π 142073/ΥΠΟΙΚ 03-10-22.
Είναι επιλήψιμο , να ξεκινάνε την σταδιοδρομία τους σε καθεστώς αδικίας . Το οικονομικό κόστος για την 
πολιτεία ελάχιστο ,το δε ηθικό κέρδος για όλους ανεκτίμητο

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:11 

Αρχικά συμφωνώ ότι το παρόν σχέδιο νόμου επιλύει το βαθμολογικό ζήτημα των Αξκών καταταγέντων στις 
ΑΣΣΥ 1991-92-93.

Προκειμένου όμως να μην θιχτούν στελέχη προέλευσης καταταγέντων στις ΑΣΣΥ 1991-92-93 που έχουν κάνει 
μετάταξη και να μην υφίσταται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της διασταλτικής ερμηνείας της 
συνταγματικής αρχής της ισότητας, αφού θα είναι παράδοξο οι συγκεκριμένοι πτυχιούχοι ΑΕΙ να δύναται να 
προάγονται στους ίδιους βαθμούς αργότερα, λόγω διατάξεων που έχουν υπολογίσει μόνο το χρονικό 
περιθώριο υπηρεσίας των προερχόμενων από ΑΣΕΙ, προτείνω να συμπεριληφθεί στο άρθρο 53 το ακόλουθο 
εδάφιο ως δικλίδα ασφαλείας δικαίου:

«Οι ανωτέρω διατάξεις εφαρμόζονται αναλογικά, ως προς το χρόνο συνολικής υπηρεσίας μονίμου αξιωματικού 
και στους αξιωματικούς που είχαν προϋπηρεσία μόνιμου υπαξιωματικού ή Ανθυπασπιστή και έχουν μεταταγεί 
σε άλλη επετηρίδα. Σε κάθε περίπτωση και κατ’ εξαίρεση κάθε άλλης διάταξης νόμου, οι μεταταχθέντες 
εξελίσσονται στους αντίστοιχους βαθμούς τουλάχιστον και δεν υπολείπονται ποτέ, την ίδια ημερομηνία και με 
το ίδιο προεδρικό διάταγμα όπως οι αξιωματικοί των κατηγοριών με ίδια αρχική προέλευση υπαξιωματικού και
που έχουν τον αυτό χρόνο συνολικής υπηρεσίας μονίμου αξιωματικού με αυτούς».

Με εκτίμηση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:47 

Θα πρέπει επίσης στο νομοσχέδιο να προβλεφθεί η περίπτωση της ανάκλησης ενός μέρους από τους εν 
εφεδρεία στρατιωτικούς για ένα χρονικό διάστημα – π.χ. ένα δεκαήμερο. Το διάστημα αυτό αυτοί καθίστανται 
ε.ε. και θα πρέπει να μην τους καταβάλλεται σύνταξη αλλά μισθός.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Με το υπό κατάθεση νομοσχέδιο, ως Ηγεσία του ΥΠΕΘΑ και εφόσον σας ενδιαφέρει να ενισχύσετε την μέριμνα 
υπέρ του προσωπικού των Ε.Δ όπως ισχυρίζεστε, έχετε την ευκαιρία να αναπροσαρμόσετε τις αποζημιώσεις 
των σπουδαστών των Ε.Δ, οι οποίες είναι τρείς φορές χαμηλότερες των σπουδαστών των Σωμάτων Ασφαλείας 
(ενδεικτικά: 157/μήνα ευρώ οι σπουδαστές Αξκοι των ΕΔ – 623 έως 669/μήνα οι σπουδαστές Αξκοι της 
Ελληνικής Αστυνομίας).
Ειδικά η ανωτέρω αδικία της πολιτείας γίνεται εντονότερη, όταν μιλάμε για σπουδαστές Ιατρικής , 
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Οδοντιατρικής, Νομικής κλπ της ΣΣΑΣ, οι οποίοι τις νύκτες κάνουν σκοπιές, περίπολα και άλλες υπηρεσίες και 
το επόμενο πρωί, πρέπει να παρακολουθήσουν άυπνοι μαθήματα στο πανεπιστήμιο, σε αντιδιαστολή με τους 
πολίτες συμφοιτητές τους, οι οποίοι προσέρχονται ξεκούραστοι και παίρνουν και αυτοί 1.000 ευρώ/έτος από 
την πολιτεία.
Ως ελάχιστη ένδειξη σεβασμού και επιβράβευσης των προσπαθειών που καταβάλουν αυτά τα παιδιά των 
Ενόπλων Δυνάμεων και προς άρση της αδικίας που νιώθουν βλέποντας τις απολαβές των άλλων (Ε.Α – Λ.Σ – 
Πολίτες συμφοιτητές), θεωρώ ότι πρέπει να καταθέσετε την τροπολογία για την αναπροσαρμογή των μισθών 
τους , όπως άλλωστε έχει δεσμευτεί η Κυβέρνηση στη Βουλή, δια του αναπληρωτή υπουργού οικονομικών κ. 
Σκυλακάκη, με το έγγραφο Α.Π 142073/ΥΠΟΙΚ 03-10-22.
Το οικονομικό κόστος για την πολιτεία ελάχιστο ,το δε ηθικό κέρδος για όλους ανεκτίμητο

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:41 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,

Παρακαλούμε για την ενσωμάτωση στο παρόν νομοσχέδιο άρθρου το οποίο να δημιουργεί την ειδικότητα 
Ειδικών Επιστημόνων στις Ένοπλες Δυνάμεις, για τους ακόλουθους λόγους:
1. Στις 26.09.2007 μου απονεμήθηκε ο βαθμός του Έφεδρου εξ Εφεδρείας Σμηναγού, ως πτυχιούχου ΑΕΙ 
Βιολόγου, ειδικότητα η οποία δεν απονέμεται από τις παραγωγικές σχολές των ΕΔ. Με την μονιμοποίηση μου το
2013, μου απονεμήθηκε ο βαθμός του Επισμηναγού τον οποίο φέρω έως και σήμερα χωρίς ωστόσο να έχω 
ενταχθεί σε κάποια από τις ειδικότητες της ΠΑ. Με τις διατάξεις του άρθρου 39 του Ν.3883/2010 ορίζεται πως 
οι Έφεδροι Αξιωματικοί αποκτούν ειδικότητα συναφή με το επαγγελματικό τους αντικείμενο, έχουν τα ίδια 
υπηρεσιακά και οικονομικά δικαιώματα και τις ίδιες αντιστοίχως υποχρεώσεις με τους μονίμους συνάδελφους 
τους, ενώ με την μονιμοποίηση τους εντάσσονται στην επετηρίδα του Κλάδου των ΕΔ στον οποίο υπηρετούν και
της αντίστοιχης ειδικότητας.

2. Λόγω της μη ύπαρξης αντίστοιχης ειδικότητας και επετηρίδας στην ΠΑ, πτυχιούχοι ΑΕΙ αξιωματικοί Βιολόγοι,
Χημικοί και Ακτινοφυσικοί δεν μπορούν να προαχθούν στον επόμενο βαθμό και να έχουν την ίδια υπηρεσιακή 
και οικονομική εξέλιξη με συναδέλφους Ψυχολόγους και Ιατρούς, πτυχιούχων ΑΕΙ, στους οποίους επίσης 
απονεμήθηκε ο βαθμός του Έφεδρου εξ Εφεδρείας Σμηναγού αλλά λόγω της ύπαρξης αντίστοιχης ειδικότητας 
στην ΠΑ μπόρεσαν να προαχθούν στον επόμενο βαθμό.

3. Σημειώνεται πως στην Ελληνική Αστυνομία βάσει του άρθρου 1, άρθρου 7 και άρθρου 39 του Π.Δ. 24/1997 – 
ΦΕΚ Α29/28.02.1997 οι Βιολόγοι πτυχιούχοι ΑΕΙ εντάσσονται στην επετηρίδα Ειδικών Καθηκόντων – 
Αξιωματικών Εγκληματολογικών Εργαστηρίων πτυχιούχων Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων και οι οποίοι 
δύνανται να εξελιχθούν μέχρι το βαθμό του Υποστρατήγου.

Σας ευχαριστώ πολύ κ. Υπουργέ και ευελπιστώ για την κατανόηση και υλοποίηση του δικαίου αιτήματός μας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:28

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,
Παρακαλούμε για την ενσωμάτωση στο παρόν νομοσχέδιο, άρθρου το οποίο να δημιουργεί την ειδικότητα 
Ειδικών Επιστημόνων στις Ένοπλες Δυνάμεις, για τους ακόλουθους λόγους:

1. Στις 26.09.2007 μου απονεμήθηκε ο βαθμός του Έφεδρου εξ Εφεδρείας Σμηναγού, ως πτυχιούχου ΑΕΙ 
Φυσικού Ιατρικής – Ακτινοφυσικού, ειδικότητα η οποία δεν απονέμεται από τις παραγωγικές σχολές των ΕΔ. Με
την μονιμοποίηση μου το 2013, μου απονεμήθηκε ο βαθμός τους Επισμηναγού τον οποίο φέρω έως και σήμερα 
χωρίς ωστόσο να έχω ενταχθεί σε κάποια από τις ειδικότητες της ΠΑ. Με τις διατάξεις του άρθρου 39 του 
Ν.3883/2010 ορίζεται πως οι Έφεδροι Αξιωματικοί αποκτούν ειδικότητα συναφή με το επαγγελματικό τους 
αντικείμενο, έχουν τα ίδια υπηρεσιακά και οικονομικά δικαιώματα και τις ίδιες αντιστοίχως υποχρεώσεις με 
τους μονίμους συνάδελφους τους, ενώ με την
μονιμοποίηση τους εντάσσονται στην επετηρίδα του Κλάδου των ΕΔ στον οποίο υπηρετούν και της αντίστοιχης 
ειδικότητας.
2. Λόγω της μη ύπαρξης αντίστοιχης ειδικότητας και επετηρίδας στην ΠΑ, πτυχιούχοι ΑΕΙ αξιωματικοί Βιολόγοι,
Χημικοί και Ακτινοφυσικοί δεν μπορούν να προαχθούν στον επόμενο βαθμό και να έχουν την ίδια υπηρεσιακή 
και οικονομική εξέλιξη με συναδέλφους Ψυχολόγους και Ιατρούς, πτυχιούχων ΑΕΙ, στους οποίους επίσης 
απονεμήθηκε ο βαθμός του Έφεδρου εξ Εφεδρείας Σμηναγού αλλά λόγω της ύπαρξης αντίστοιχης ειδικότητας 
στην ΠΑ μπόρεσαν να προαχθούν στον επόμενο βαθμό.

Σας ευχαριστώ πολύ κ. Υπουργέ και ευελπιστώ για την κατανόηση και υλοποίηση του δικαίου αιτήματός μας

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:43 
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Αρχικά και σύμφωνα με το σκοπό του συγκεκριμένου νομοθετήματος θα πρέπει να επιλυθεί το καθεστώς:
α. είναι βαρέα και ανθυγιεινά τα «ένσημα» των στρατιωτικών ;
Εάν ΝΑΙ πως αυτό αναγνωρίζεται από την Πολιτεία ;;
Εάν δεν επιθυμεί να τα αναγνωρίσει γιατί δεν τους χορηγείται μία άλλη ρύθμιση ως ανταπόδοση;;
Παλαιότερα υπήρχε η «ανταπόδοση» της δωρεάν αναγνώρισης πενταετίας σε μάχιμες μονάδες και εκτός έδρας 
η οποία σταδιακά εξελίχθηκε σε πανάκριβο εισπρακτικό μηχανισμό !
β. ποιά είναι η κατάσταση των ε.ε. στελεχών;;
ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ μονιμότητα και δύναται να απολυθούν χωρίς να έχουν συμπληρώσει τα συντάξιμα έτη. Για 
παράδειγμα οι δικαστικοί που απολύονται μετατάσσονται στον δημόσιο τομέα. Γιατί να μην ισχύσει κάτι 
ανάλογο για τους στρατιωτικούς ;
γ. ποιά είναι η κατάσταση των ε.α. στελεχών που παραμένουν αποχωρώντας από την υπηρεσία σε τάξη 
«εφεδρείας» ;; Μπορούν να εργαστούν στην αλλοδαπή ;; οπουδήποτε στην αλλοδαπή ;; Σημειώνεται ότι στην 
περίπτωση που διδάξουν μία ώρα τον μήνα σε κάποια σχολή του ΥΠΕΘΑ θα τους περικοπεί το 30% της μηνιαίας 
τους σύνταξης, της μικτής – δηλ. θα τους περικοπεί και το 30% των κρατήσεών τους σε φορολογία και 
υγειονομική περίθαλψη.
δ. τα Μετοχικά Ταμεία θα πρέπει να διοικούνται από τους μετόχους τους και όχι από τον εκάστοτε Υπουργό, ο 
οποίος διορίζει το ΔΣ και δεν εκλέγεται από Γενική Συνέλευση των μετόχων του, η οποία δεν προβλέπεται από 
την υφιστάμενη νομοθεσία.
ε. Πρόβλεψη για παροχή μηνιαίας μισθοδοσίας στους σπουδαστές των παραγωγικών σχολών, ίσης με τα 
κατώτερο μηνιαίο μισθό.
στ. Σχεδιασμός στράτευσης των γυναικών, καταρχήν σε εθελοντική βάση, [εκπαίδευση σε όπλα, πρώτες 
βοήθειες, αντιμετώπιση φυσικών καταστροφών, κ.α.] με ανταπόδοση την πρόσκτηση μορίων για κατάταξή 
τους στον δημόσιο φορέα.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:11 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,

Παρακαλούμε για την ενσωμάτωση στο παρόν νομοσχέδιο άρθρου το οποίο να δημιουργεί την ειδικότητα 
Ειδικών Επιστημόνων στις Ένοπλες Δυνάμεις, για τους ακόλουθους λόγους:

1. Στις 26.09.2007 μου απονεμήθηκε ο βαθμός του Έφεδρου εξ Εφεδρείας Σμηναγού, ως πτυχιούχου ΑΕΙ 
Βιολόγου, ειδικότητα η οποία δεν απονέμεται από τις παραγωγικές σχολές των ΕΔ. Με την μονιμοποίηση μου το
2013, μου απονεμήθηκε ο βαθμός τους Επισμηναγού τον οποίο φέρω έως και σήμερα χωρίς ωστόσο να έχω 
ενταχθεί σε κάποια από τις ειδικότητες της ΠΑ. Με τις διατάξεις του άρθρου 39 του Ν.3883/2010 ορίζεται πως 
οι Έφεδροι Αξιωματικοί αποκτούν ειδικότητα συναφή με το επαγγελματικό τους αντικείμενο, έχουν τα ίδια 
υπηρεσιακά και οικονομικά δικαιώματα και τις ίδιες αντιστοίχως υποχρεώσεις με τους μονίμους συνάδελφους 
τους, ενώ με την μονιμοποίηση τους εντάσσονται στην επετηρίδα του Κλάδου των ΕΔ στον οποίο υπηρετούν και
της αντίστοιχης ειδικότητας.

2. Λόγω της μη ύπαρξης αντίστοιχης ειδικότητας και επετηρίδας στην ΠΑ, πτυχιούχοι ΑΕΙ αξιωματικοί Βιολόγοι,
Χημικοί και Ακτινοφυσικοί δεν μπορούν να προαχθούν στον επόμενο βαθμό και να έχουν την ίδια υπηρεσιακή 
και οικονομική εξέλιξη με συναδέλφους Ψυχολόγους και Ιατρούς, πτυχιούχων ΑΕΙ, στους οποίους επίσης 
απονεμήθηκε ο βαθμός του Έφεδρου εξ Εφεδρείας Σμηναγού αλλά λόγω της ύπαρξης αντίστοιχης ειδικότητας 
στην ΠΑ μπόρεσαν να προαχθούν στον επόμενο βαθμό.

3. Σημειώνεται πως στην Ελληνική Αστυνομία βάσει του άρθρου 1, άρθρου 7 και άρθρου 39 του Π.Δ. 24/1997 – 
ΦΕΚ Α29/28.02.1997 οι Βιολόγοι πτυχιούχοι ΑΕΙ εντάσσονται στην επετηρίδα Ειδικών Καθηκόντων – 
Αξιωματικών Εγκληματολογικών Εργαστηρίων πτυχιούχων Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων και οι οποίοι 
δύνανται να εξελιχθούν μέχρι το βαθμό του Υποστρατήγου.

Σας ευχαριστώ πολύ κ. Υπουργέ και ευελπιστώ για την κατανόηση και υλοποίηση του δικαίου αιτήματός μας

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Να συμπεριληφθεί η πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ για την 3ετία όσων κατετάγησαν μέχρι 31/12/95, με 6,67% επί των 
εισφορών.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1866-3865-2010

Όταν βγήκε αυτή η διάταξη οι συνάδελφοι δεν ενημερώθηκαν από την Υπηρεσία, ούτε υπήρχε η θεσμική 
εκπροσώπηση που μας ενημερώνει πλέον καθημερινά για όλα τα θέματα προσωπικού.

Άλλωστε αυτό δεν έχει δημοσιονομικό αποτύπωμα, αντιθέτως θα δώσει χρήματα στο Κράτος και την ευκαιρία 
ανανέωσης του στρατεύματος που έχει πλέον γεράσει…..

Από επίσημα στοιχεία, στην Πολεμική Αεροπορία ο μέσος όρος ηλικίας ξεπερνάει τα 40χρόνια…
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:33 

Προτείνεται, σε νομοσχέδιο που αφορά τη μέριμνα προσωπικού, όντως να υπάρξει μέριμνα για το προσωπικό 
για τα παρακάτω θέματα:

1. η ΚΥΑ για τη νυχτερινή να προσαρμοστεί στα ανώτατα όρια των υπολοίπων ΣΑ, όπως συνέβη το καλοκαίρι 
με την ελληνική αστυνομία

2. την εφαρμογή του 40ωρου όπως καθορίστηκε με την ΥΑ Φ.400/165047/Σ.4722 (Φ.Ε.Κ.2340 τ. Β΄/18 Οκτ 11)
και δεν εφαρμόζεται 11 χρόνια αργότερα.

3. για την απασχόληση πέραν του 5νθημέρου, προτείνεται η εφαρμογή του Άρθρου 127 Παρ.Δ.α. του 
Ν.4472/2017(Φ.Ε.Κ. 74 Τ. Α΄/19 Μαϊ 17), σύμφωνα με το οποίο καθορίστηκε για το προσωπικό των Σωμάτων 
Ασφαλείας η χορήγηση επιδόματος ύψους 46 ευρώ για κάθε ημέρα επιπλέον εργασίας. Στην προαναφερθείσα 
διάταξη δεν συμπεριελήφθησαν τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

Λαμβάνοντας υπόψη το Άρθρο 22 του Συντάγματος και το Άρθρο 31 του Χάρτη Θεμελιωδών Δικαιωμάτων της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης, η απλήρωτη υπερωριακή απασχόληση για συγκεκριμένη κατηγορία εργαζομένων δεν 
συνάδει με την ελληνική και ευρωπαϊκή νομοθεσία.

Οι στρατιωτικοί είναι η μοναδική κατηγορία εργαζομένων που δεν αμείβεται σύμφωνα με τα προσφερόμενα και
με όσα προβλέπονται, είναι η μοναδική κατηγορία εργαζομένων τόσο στο δημόσιο όσο και στον ιδιωτικό τομέα 
όπου κάνουν νόμιμα παράνομες υπερωρίες.

Οι παραπάνω αδικίες αφορούν καταστρατήγηση του ιδίου του Συντάγματος, όπου στο άρθρο 22 προβλέπει 
«Όλοι οι εργαζόμενοι, ανεξάρτητα από φύλο ή άλλη διάκριση, έχουν δικαίωμα ίσης αμοιβής για παρεχόμενη 
εργασία ίσης αξίας.»

Παρακαλώ για την εξέταση των παραπάνω προτάσεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

Πρέπει να δοθεί δυνατοτητα για εξαγορας και 2ης μαχιμης πενταετίας για αυτούς πού υπηρέτησαν σε μαχιμες 
μονάδες επίσης η εξαγορά τριετίας να γίνει για όσους κατεταγησαν μέχρι και το 2000. Και τέλος να μπορεί να 
αναγνωρίσει ως συνταξιμα τα έτη σπουδών αλλά και τα τέκνα με 1,5 χρόνο το καθένα

Άρθρο 3

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:10 

Παπαδόπουλος Δημήτριος
(Αστυνομικός εν αποστρατεία μετά από εφαρμογή της παρ. 6 του Άρθρου 24, από τραυματισμό που επήλθε 
κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και Ένεκα αυτής ως παθών στο καθήκον)

Το σχέδιο νόμου το οποίο καταθέσατε σε δημόσια διαβούλευση με ΘΕΜΑ «ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ 
ΑΔΕΙΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ» αφορά και το σύνολο του αστυνομικού προσωπικού που 
υπηρετεί καθημερινά στο δρόμο αντιμετωπίζοντας την βαριά εγκληματικότητα με κίνδυνο της σωματικής τους 
ακεραιότητας.
Με το άρθρο 2 του Ν. 4609 / 2019, είχε αντικαταστηθηκε η παρ. 6 του Ν.Δ. 1400/1973, δίνοντας το δικαίωμα 
στο ενστολο προσωπικό που κρίνεται ανίκανο για την Στρατιωτική (ή Αστυνομική) υπηρεσία να παραμένει στο 
σώμα σε θέση υπηρεσίας γραφείου μετά από το αίτηση στον Ανώτατο κατά κλάδο Συμβούλιο το οποίο και 
όφειλε να την δεχτεί. Με το παρόν σχέδιο νόμου, επαναφέρετε τις διατάξεις του Άρθρου 24 του Χουντικου 
διατάγματος που ψηφίστηκε εοι Γεωργίου Παπαδόπουλου, σύμφωνα με τις οποίες οι Υγειονομικές επιτροπές 
μπορούν να κρίνουν το προσωπικό Αποστρατευτεο ακόμα και αν το τραύμα τους έχει ιαθει, γυρίζοντας το 
καθεστώς των Ενόπλων Δυνάμεων και Σωμάτων Ασφαλείας σε προ 50ετιας εποχές που το κράτος είχε για 
χρόνια αφήσει πίσω την μαύρη Περίοδο.
Το άρθρο 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που προσπαθείτε να επαναφέρετε με το παρόν σχέδιο νόμου, είναι ΕΝΑΝΤΙΑ 
στον ενστολο και δεν μέριμνα για την σωματική και ψυχική υγεία των Στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων και 
Σωμάτων Ασφαλείας, αλλά επιδιώκει τόσο στην σωματική, ψυχική, ηθική όσο και οικονομική εξόντωση αυτών 
που Υπηρέτησαν με ΑΥΤΑΠΑΡΝΗΣΗ και ζήλο το ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΡΑΤΟΣ, πάντα στη πρώτη γραμμή της 
Εγκληματικότητας για την υπεράσπιση των Συνόρων, της ζωής και της περιουσίας των Ελλήνων Πολιτών!
ΓΙΑ ΠΟΙΑ ΜΕΡΙΜΝΑ ΑΝΑΦΕΡΕΣΤΕ ΣΤΟ ΣΧΕΔΙΟ ΝΟΜΟΥ, ΟΤΑΝ ΠΑΘΩΝΤΕΣ ΣΕ ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΕΧΟΥΝ ΚΡΙΘΕΙ ΔΥΣΜΕΝΗ ΑΠΟ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ;;;
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Είναι ντροπή να επαναφέρετε Χουντικες Διατάξεις που γυρνάνε την χώρα πολλά χρόνια πίσω, προκαλώντας 
την σωματική, ψυχική, ηθική και οικονομική εξόντωση των Στελεχών – Αξιωματικών που Υπηρέτησαν για 
πολλά χρόνια το Ελληνικό Κράτος.
Με απέλυσαν με εννιά έτη μαχιμης Υπηρεσίας στο ΔΡΟΜΟ, με πλήθος ενόπλων περιστατικών και συμπλοκων.
Μετά την απόλυση μου η αρμόδια υπηρεσία του Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας έκρινε ότι δεν δικαιούμαι 
αποζημίωση, διότι δεν είχα συμπληρώσει 15 έτη πραγματική υπηρεσία, η Δ.Υ.Π.Α. (π. ΟΑΕΔ) απέρριψε αίτημα 
μου για επιδότηση ανεργίας διότι όπως αναφέρουν σε επίσημο έγγραφο, ως Αστυνομικός δεν είχα εξαρτημένη 
σχέση εργασίας (παρότι κάθε μήνα με επιβαρυναν με εισφορά υπέρ ανέργων) , το εφάπαξ οικονομικό βοήθημα
από το Τ.Α.Π.Α.Σ.Α. (Ταμείο Αστυνομικών – Πυροσβεστων) δεν μου χορηγήθηκε ποτέ γιατί όπως ανέφεραν σε 
επίσημο έγγραφο – Απόφαση που μου απέστειλαν ηλεκτρονικά, δεν έχει επέλθει ασφαλιστικό κίνδυνος λόγω 
της μικρής ηλικίας μου, δεν μου χορηγήθηκε επιστροφή εισφορών από το επικουρικό ταμείο ασφάλισης 
(ΕΤΕΑΕΠ) για τον ίδιο λόγο, το Μετοχικό ταμείο Στράτου αρνήθηκε να μου επιστρέψει τις εισφορές με την 
αιτιολογία ότι δεν επιστρέφει πόσα και το τοπικό ΕΦΚΑ της περιοχής μου, μου επέδωσε ΑΠΟΡΡΙΠΤΙΚΗ 
ΑΠΟΦΑΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ. Εν μέσω ολικής απαγόρευσης κυκλοφορίας για την πανδημία (Νοέμβριος 2020) 
με είχαν ήδη απολύσει χωρίς εισόδημα, με διακοπή μισθοδοσίας, χωρίς Υγειονομική Περίθαλψη και χωρίς να 
έχω στέγη να μείνω.
Έμεινα ένα χρόνο χωρίς ΣΤΕΓΗ επειδή ακριβώς δεν αθέτησα τον Όρκο που έδωσα προς το Ελληνικό Κράτος, 
εβρισκοκενος πάντα στην πρώτη γραμμή της εγκληματικότητας με πλήθος ηθικών αμοιβών και προτάσεις για 
παράσημα πριν επέλθει η αποστρατεία. Όλα όσα περνάω τα τελευταία τρία χρόνια δεν αναπληρώνονται με 
κανέναν τρόπο. Είναι η ανταπόδοση του Ελληνικού Κράτους, σε έναν Μάχιμο Αστυνομικό και πρώην ΛΟΧΙΑ των 
Ειδικών Δυνάμεων Καταδρομών με θητεία στο Εξωτερικό με διακρίσεις και μετάλλια! Με τραυματησαν κατά την
εκτέλεση του καθήκοντος και για τρία χρόνια διαβιώνω σε άθλιες συνθήκες, επειδή η Υγειονομική Επιτροπή της
ΕΛΑΣ, εφάρμοσε σε βάρος μου το Άρθρο 24 του Ν.Δ. 1400 /1973 το οποίο αναφέρετε ως Μέριμνα ΥΠΕΡ του 
Προσωπικού και θέλετε να επαναφέρετε.
Ποια ακριβώς είναι η Μέριμνα ΥΠΕΡ του Προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων και κατά συνέπεια του 
Προσωπικού της Ελληνικής Αστυνομίας, με το να δίνετε το δικαίωμα στις αρμόδιες Υγειονομικές Επιτροπές να 
κρίνουν τους Αστυνομικούς και το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων αντίστοιχα, ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ, πόσο 
μάλλον όταν τους τραυματησαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας, υπερασπιζομενοι την ΕΝΟΜΗ 
ΤΑΞΗ;
Αρχικά θα ήθελα να σας αναφέρω ότι με την παρ. 6 του Άρθρου 24 του Ν.Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε με το
σχέδιο νόμου, με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΑΝ αυτεπαγγελτα από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας, από τραύμα που 
προήλθε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και ένεκα αυτής χωρίς δικαίωμα σύνταξης και χωρίς 
Υγειονομική Περίθαλψη. Με τραυματησαν στο καθήκον κατά τη μετάβαση σε σήμα που μου είχε δώσει το 
Κέντρο της Άμεσης Δράσης για ληστεία σε γνωστό σουπερμάρκετ.
Με το σχέδιο Νόμου που καταθέσατε δίνεται το δικαίωμα στις Υγειονομικές Επιτροπές να αποστρατευσουν το 
Στρατιωτικό ή Αστυνομικό προσωπικό που υπηρέτησε το Ελληνικό Κράτος επειδή τυγχάνει κάποιας σωματικής 
ανικανότητας ποσό δε μάλλον όταν τον τραυματησαν στο καθήκον.
Αναφερόμενος στο παρόν σχέδιο Νόμου, σε ότι αφορά το προσωπικό της Ελληνικής Αστυνομίας, παραβιάζεται 
η Ισότητα στην εργασία για λόγους αναπηρίας ή μακροχρόνιας πάθησης όπως αυτό αναφέρετε σε Ευρωπαϊκή 
οδηγία που ενσωματώθηκε στο Ν. 4443/2016. Παραβιάζονται τα θεμελιώδη δικαιώματα του Συνταγματικου 
Δικαίου για το δικαίωμα στην Εργασία. Με υπαιτιοτητα της Ελληνικής Αστυνομίας με τραυματησαν και η 
Υγειονομική Επιτροπή με κατέστησε ΑΝΙΚΑΝΟ! για εργασία!
Με αποστρατευσαν από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας στα 31 μου έτη επειδή με τραυματησαν κατά την 
εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής!
Με το νέο ασφαλιστικό νομοσχέδιο που ψηφίστηκε με το πρώτο μνημόνιο, καταργήθηκε ο φορέας κυρίας 
σύνταξης του Δημοσιου Τομέα για όσους εντάσσονται με οποιονδήποτε τροπο στο Δημόσιο από την 01-01-2011.
Έτσι με το Ν. 3865/2010 οι Υπαστυνομοι, Ανθυπολοχαγοι, Αστυφύλακες, Αρχιλοχιες και το κατώτερο 
αστυνομικό και στρατιωτικό προσωπικό που εισάγονται – κατατάσσονται από την 01.01.2011 και έπειτα, στο 
σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας και στις Ένοπλες Δυνάμεις αντίστοιχα, υπάγονται αυτοδικαίως στον κλάδο 
κύριας σύνταξης του πρώην ΙΚΑ-ΕΤΑΜ (ΕΦΚΑ) και υπηρετούν με σχέση εργασίας ως Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού
Δικαίου (Ν.Π.Ι.Δ.). Αυτό σημαίνει ότι οι γνωματεύσεις των Ανωτάτων Υγειονομικών Επιτροπών της Ελληνικής 
Αστυνομίας και του Στρατού ξηράς, δεν έχουν καμία ισχύ για την συνταξιοδοτηση των παθόντων κατά την 
εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
ΕΤΣΙ όσοι κατέστησαν ΑΝΙΚΑΝΟΙ για υπηρεσία ΔΕΝ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΟΥΝΤΑΙ από το Γενικό Λογιστήριο του 
Κράτους, ΑΛΛΑ από το τοπικό ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό Υποκατάστημα ΕΦΚΑ πλέον) της περιοχής διαμονής του εν 
αποστρατεία Στελέχους και ΜΟΝΟ ΑΝ ΑΥΤΟΙ ΚΡΙΘΟΥΝ ΑΝΙΚΑΝΟΙ ΓΙΑ ΕΡΓΑΣΙΑ ΑΠΟ ΤΑ ΚΕΠΑ. Σε περίπτωση που 
κριθούν ΙΚΑΝΟΙ για εργασία από τα ΚΕΠΑ χάνουν κάθε δικαίωμα προσφυγής στο Διοικητικό Εφετείο με Αίτηση 
Ακύρωσης (λόγω παρέλευσης της προθεσμίας των 60 ημερών από την έκδοση της διοικητικης πράξης 
αποστρατείας. Η παραπομπή στο τοπικο ΚΕΠΑ του εν αποστρατεία στελέχους, που η εισαγωγή του έγινε μετά 
την 01.01.2011, γίνεται μετά από τουλάχιστον ένα έτος από την αποστρατεία του και έξω είναι πλέον Πολίτης. 
Με την παρέλευση των 60 ημερών από την έκδοση της αποστρατείας, δεν έχει δικαίωμα προσφυγής ακόμα και 
αν το ΚΕΠΑ τον κρίνει ΙΚΑΝΟ για εργασία). Η δε κρίση σωματικής Ικανότητας για εργασία γίνεται αποκλειστικά 
και μόνο από το ΚΕΠΑ της περιοχής διαμονής του πρώην αστυνομικου ή στρατιωτικού μετά την ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΗ 
ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ.
Οι υπηρεσιακες γνωματεύσεις των αρμοδίων Υγειονομικών Επιτροπών που κρίνουν το ενστολο προσωπικό 

126 

129



ΑΝΙΚΑΝΟ για υπηρεσία δεν έχουν ΚΑΜΙΑ ΙΣΧΥ στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) του ΕΦΚΑ. Όταν 
εξετάστηκα από το ΚΕΠΑ μου ανέφεραν ότι δεν τους αφορούν οι γνωματεύσεις των Υγειονομικών Επιτροπών 
της Αστυνομίας, ότι είναι ανεξάρτητη Επιτροπή Πιστοποίηση Αναπηρίας και ότι δεν επιθυμούν να τους 
προσκομίσω Υπηρεσιακες Γνωματεύσεις. Η εξέταση πραγματοποιήθηκε για τη διαπίστωση η μη της βλάβης από
Εργατικό ατύχημα ως ιδιωτικός υπάλληλος ΚΑΙ ΟΧΙ ΑΠΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ ΩΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΣ.
Αποτέλεσμα αυτού να αποστρατευονται στρατιωτικοί και αστυνόμοι από τις Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές 
λόγω Ανικανότητας για υπηρεσία και τα ΚΕΠΑ να τους κρίνουν Ικανούς για εργασία όπως ΕΚΡΙΝΑΝ ΕΜΕΝΑ τον 
Ιούλιο του 2022.
Ο τραυματισμός κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, μεταφράζεται στο ΙΚΑ – ΕΤΑΜ ως
ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ και ο ενστολος τυγχάνει μεταχείρισης ως ιδιωτικός υπάλληλος και όχι ως ενστολος που 
κρίθηκε παθών κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας. ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΙΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΑΘΩΝΤΕΣ ΚΑΤΑ ΤΗΝ 
ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΥΠΗΡΕΤΩΝΤΑΣ ΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΡΑΤΟΣ ΝΑ ΤΟΥΣ ΠΕΤΑΝΕ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ. Με
δικαστικές αποφάσεις κρίθηκε ότι για τον τραυματισμό μου είναι υπαίτιο το Ελληνικό κράτος και η Ελληνική 
Αστυνομία. Για τρία διαβιώνω χωρίς εισόδημα εξαιτίας των γνωματεύσεων των Υγειονομικών Επιτροπών που 
εφάρμοσαν τις παρ. 6 και 8 του άρθρου 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε στο σχέδιο νόμου.
Με αποστράτευσε η Αναθεωρητική Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ επικαλούμενη το άρθρο 24 του Ν.Δ. 
1400/1973 που επαναφέρετε με το παρών σχέδιο νόμου διατάξεις οι οποίες είχαν καταργηθεί με το άρθρο 2 του
Ν. 4609/2019.
Μετά την αποστρατεία μου λόγω τραυματισμού κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 
έγιναν αυτεπαγγελτα από την Ελληνική Αστυνομία (Διεύθυνση Οικονομικής Επιθεώρησης /Τμήμα Συντάξεων) 
διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 31! μου έτη. Λόγω εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το 
έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η γνωμάτευση της Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ –
ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με ΕΚΡΙΝΕ
ΓΙΑ ΕΡΓΑΤΙΚΟ και όχι ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την αιτιολογία
ότι ο εξεταζόμενος δεν παρουσιάζει ποσοστό Αναπηρίας.
ΕΙΜΑΙ Ο ΠΡΩΤΟΣ ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΕ ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΑ ΣΕ ΑΙΤΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ΜΕ ΤΟ ΝΕΟ 
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ 2010 ( Άρθρο 2, Ν. 3865/2010) ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΩΗΝ ΙΚΑ – ΕΤΑΜ.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε ΑΝΙΚΑΝΟ ΓΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ και ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ ΑΛΛΑ το ΚΕΠΑ ΜΕ έκρινε ΙΚΑΝΟ 
ΓΙΑ ΕΡΓΑΣΙΑ. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα, χωρίς Υγειονομική Περίθαλψη και για 
ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ.
Η Αίτηση ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ήταν απορριπτική με αιτιολογία ότι δεν έχω ποσοστό αναπηρίας.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 6 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που θέλετε επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς.
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούς (επίσημα στοιχεία σε ημερίδα υγειονομικών 
αστυνομικων) ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από την ίδρυση του σώματος. Να επισημάνω ότι η 
υπηρεσία διανύει τον δωδέκατο (12) χρόνο από την ίδρυση της. Παρόλα αυτά μετράμε τους περισσότερους 
νεκρούς κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ.
Η κατάργηση των παρ. 7 & 8 του Άρθρου 24 και η μη αντικατάσταση των παρ. 1 & 6 του ίδιου άρθρου περί 
αυτεπαγγελτης αποστρατείας, που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει η κυβέρνηση ως
ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είναι παρόν όλο το 24ωρο για τη 
διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας, γνωρίζοντας πριν φύγουν για βάρδια από το ΣΠΙΤΙ ΤΟΥΣ 
ότι μπορεί να ΜΗΝ ΞΑΝΑΓΥΡΙΣΟΥΝ ΠΙΣΩ! Μην αφήνεται στο ΕΛΕΟΣ στρατιωτικούς και αστυνομικούς που τους 
τραυμάτησαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας, ούτε αυτούς που πάσχουν από ανιατες ασθενειες… 
Είναι το λιγότερο που μπορείτε να κάνετε ως ένδειξη σεβασμού για όσα ΠΡΟΣΦΕΡΟΥΝ ΔΙΑΧΡΟΝΙΚΑ ΤΑ ΣΤΕΛΕΧΗ
ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΚΑΙ ΣΩΜΑΤΩΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ.
Στη διάθεσή σας εφόσον επιθυμείτε να σας παραδώσω Δικαστικές Αποφάσεις από Πολιτικά Δικαστήρια, 
Διοικητικό Εφετείο, Τριμελές Δικαστικό Συμβούλιο , Πορίσματα Ανεξάρτητων Αρχών του Ελληνικού Κράτους, 
Ε.Δ.Ε , Αποφάσεις, Απορριπτική απόφαση Συνταξιοδοτησης, Γνωματεύσεις από ΚΕΠΑ, ΑΥΕ, ΑΘΥΕ, 
Ιατροδικατικες και Απαντήσεις από τη ΒτΕ κ. α.
Υ. Γ. : Για όσα αναφέρω παραπάνω, δύναται μετά από επικοινωνία με επίσημο φορέα ή Αρχή, να προσκομίσω 
και να καταθέσω όλα τα έγγραφα που αποδεικνύουν τη δυσμενή κρίση από το άρθρο 24 που επιθυμείτε να 
επαναφέρετε.

Υπαρχιφυλακας ε.α.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:27 
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Tο τελευταίο τερατούργημα της κυβέρνησης μαζί με το ΔΣ του ΜΤΣ, της μείωσης στο ΒΟΕΑ των παιδιών μας, με
πρόσφατη ΚΥΑ (αν είναι να τα πάρετε, τις βγάζετε αμέσως τις ΚΥΑ πάντως), την ίδια ώρα που με το παρόν 
Νομοσχέδιο του ΥΠΕΘΑ, περιέχει διάταξη που αυξάνει προκλητικά τα μερίσματα μόνο σε Ανώτατους Αξκους. 
Δεν μπορούσατε να το ανεβάσετε στο εν λόγω νομοσχέδιο ώστε να εκφράσει ο καθένας μας την άποψή του 
ώστε να έχετε πιο σαφή εικόνα των μερισματούχων? Θα μπορούσατε κάλλιστα να αναπροσαρμόσετε την 
εισφορά ώστε να παραμείνει το βοήθημα ίδιο (το οποίο μειώθηκε από το 2011 κατά 25%) ενώ εσείς φέρνετε 
προ τετελεσμένων αποφάσεων αδικώντας χιλιάδες παιδιά ΜΑΣ, αποφασίζοντας και διατάσσοντας. Δηλαδή ένα 
ΔΣ του ΜΤΣ και καθαρίσαμε!! Εντάξει κύριοι καταλάβαμε ότι τους αποστράτους τους έχετε για πέταμα.. Είναι 
ντροπή και κυβερνητική αδιαφορία-ΜΤΣ όλο αυτό!! Στο τέλος όμως να ξέρετε την τελευταία διαταγή, την δίνει 
ΠΑΝΤΑ ο λαός. Ευχαριστώ.

  28 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 

Στο νομοσχέδιο που είναι στην διαβούλευση στο άρθρο 16 προβλέπεται εισφορά 1% επί των μισθών και κυρίων 
συντάξεων μηνιαίως υπέρ ΝΙΜΤΣ. Δηλαδή καταργήσανε την εισφορά 1% υπέρ ΜΤΣ και βάζουν νέα εισφορά! 
Αυτό το νοσοκομείο που βρίσκεται στην Αττική το χρησιμοποιούν αυτοί που βρίσκονται στην Αττική και έχουν 
δικαίωμα νοσηλείας όλοι οι πολίτες! Δηλαδή θα πληρώνουμε εμείς για να νοσηλεύονται οι πολίτες! Εάν 
εφαρμοσθεί η μηνιαία κράτηση για υγιεινομική περίθαλψη θα ανέλθει σε 7% αντί 6% που πληρώνουν όλοι οι 
Έλληνες. Υπόψη ότι οι ε.α πληρώνουν ήδη 3% από τα μερίσματά τους υπέρ ΝΙΜΤΣ. Απαράδεκτη ρύθμιση!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:33 

– Το Σύνταγμα, με το άρθρο 22 παρ. 5, κατοχυρώνει το θεσμό της κοινωνικής ασφάλισης των εργαζομένων και 
ανάγει τη μέριμνα για την προαγωγή του σε σκοπό του Κράτους. Βασικό περιεχόμενο της κοινωνικής 
ασφάλισης αποτελεί η, έναντι καταβολής εισφοράς, προστασία του ασφαλισμένου από την επέλευση κινδύνων 
(γήρας, ασθένεια, αναπηρία κλπ.) οι οποίοι αναιρούν την ικανότητά του να εργάζεται (ασφαλιστικοί κίνδυνοι), 
και, συνακόλουθα, τείνουν να υποβαθμίσουν τις συνθήκες διαβίωσής του. Εφόσον επέλθει ο ασφαλιστικός 
κίνδυνος, ο ασφαλισμένος παύει να καταβάλλει εισφορές και αποκτά, κατ’ αρχήν, αξίωση έναντι του 
ασφαλιστικού φορέα να του χορηγήσει παροχή, η οποία, χωρίς να απαιτείται να αντιστοιχεί ευθέως σε 
καταβληθείσες εισφορές του ή να αντισταθμίζει πλήρως την απώλεια του εισοδήματος του, πρέπει να είναι 
ικανή να του εξασφαλίσει ικανοποιητικό επίπεδο διαβιώσεως, όσο το δυνατόν εγγύτερο προς εκείνο που είχε 
κατακτήσει κατά τη διάρκεια του εργασιακού του βίου. Πέραν του ανωτέρω δημοσίου σκοπού, μέσω του 
θεσμού της κοινωνικής ασφάλισης, εκδηλώνεται -όπως και μέσω της κοινωνικής πρόνοιας- η κοινωνική 
αλληλεγγύη και ασκείται κοινωνική πολιτική, ειδικότερα δε, αναδιανομή εισοδήματος με σκοπό την άμβλυνση 
κοινωνικών αντιθέσεων και ανισοτήτων.
Από τα παραπάνω προκύπτει σαφώς ότι η κοινωνική ασφάλιση αναγνωρίζεται από το Σύνταγμα ως θεσμική 
εγγύηση των εργαζομένων, στο πλαίσιο της οποίας ο κοινός νομοθέτης, διαθέτοντας ευρεία προς τούτο 
εξουσία και λαμβάνοντας υπόψη τις εκάστοτε κρατούσες κοινωνικές και οικονομικές συνθήκες, θέτει τους 
κανόνες για την ασφαλιστική κάλυψη και προστασία του εργαζόμενου πληθυσμού έναντι των 
προαναφερθέντων ασφαλιστικών κινδύνων. Ομοίως των προαναφερομένων, με το άρθρο 21 του Συντάγματος 
προβλέπεται η πρόνοια του Κράτους για την υγεία των πολιτών.
– Στο άρθρο 1 του Πρώτου Προσθέτου Πρωτοκόλλου της Ευρωπαϊκής Σύμβασης για την προστασία των 
δικαιωμάτων του ανθρώπου και των θεμελιωδών ελευθεριών (ΕΣΔΑ), το οποίο κυρώθηκε μαζί με τη Σύμβαση, 
με το άρθρο πρώτο του ν.δ. 53/1974 (Α’ 256), ορίζεται ότι «Παν φυσικόν ή νομικόν πρόσωπον δικαιούται 
σεβασμού της περιουσίας του. Ουδείς δύναται να στερηθή της ιδιοκτησίας αυτού ειμή δια λόγους δημοσίας 
ωφελείας…». Με τις διατάξεις αυτές κατοχυρώνεται ο σεβασμός της περιουσίας του προσώπου, το οποίο 
μπορεί να τη στερηθεί μόνον για λόγους δημοσίας ωφελείας. Στην έννοια της περιουσίας, η οποία έχει 
αυτόνομο περιεχόμενο, ανεξάρτητο από την τυπική κατάταξη των επιμέρους περιουσιακών δικαιωμάτων στο 
εσωτερικό δίκαιο, περιλαμβάνονται όχι μόνον τα εμπράγματα δικαιώματα, αλλά και όλα τα δικαιώματα 
«περιουσιακής φύσεως», καθώς και τα κεκτημένα «οικονομικά συμφέροντα». Καλύπτονται, κατ’ αυτόν τον 
τρόπο, και τα ενοχικής φύσεως περιουσιακά δικαιώματα και, ειδικότερα, απαιτήσεις που απορρέουν από 
έννομες σχέσεις του δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου.

– Με τις υπό διαβούλευση διατάξεις επιχειρείται η θεσμοθέτηση, πλέον των ήδη υφιστάμενων Ειδικών 
Λογαριασμών και Κλάδων υπό των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, δύο ακόμη Ειδικών Λογαριασμών, με κύρια 
δικαιολόγηση την υφιστάμενη λειτουργία του Ταμείου Πρόνοιας του ΠΝ, χωρίς να τεκμαίρεται επ’ ουδενί ή να 
επιχειρείται να στοιχειοθετηθεί η αναγκαιότητα σύστασης τέτοιων το έτος 2023, ήτοι περί τα 70 χρόνια μετά τη 
σύσταση του τότε «Ταμείου Πρόνοιας Β.Ν.» (νυν ΕΛΠΝ). Συναφώς, το γεγονός ότι οι εν λόγω διατάξεις 
στερούνται λεπτομερούς αιτιολογικής εκθέσεως, τεκμαίρει και την απουσία οποιασδήποτε μελέτης 
σκοπιμότητας ή/και τεχνοοικονομικής αναλογιστικής μελέτης βιωσιμότητας, υπερθεματίζεται δε πρόδηλα και 
από την αντιγραφή, στο μεγαλύτερο εύρος, των διατάξεων του ΕΛΠΝ (το πλαίσιο των οποίων διαμορφώθηκε 
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το 1954!), κυρίως με την πρόβλεψη της κράτησης 0,3% σε βάρος των αποδοχών (ήτοι του κεκτημένου 
οικονομικού συμφέροντος, της περιουσίας) των στελεχών.

Με βάση τα προεκτεθέντα, χρήζουν αναλογισμού οι παρακάτω ερωτήσεις/ζητήματα:

– Εξετάστηκε το θεσμικό πλαίσιο των παροχών που καλύπτονταν το 1954 (και ενδεχομένως οδήγησε στη 
θεσμοθέτηση του νυν ΕΛΠΝ), δεδομένου ότι τότε ίσχυε το Σύνταγμα του 1952, που λόγω των ιδιαίτερων 
κοινωνικοπολιτικών συνθηκών που επικράτησαν κατά την κατάρτισή του, υπήρξε συντηρητικό και σε μεγάλο 
βαθμό προσκολλημένο στα συνταγματικά κείμενα του 1864 και του 1911;

– Εξετάστηκε γιατί ο νομοθέτης επέλεξε το 1954 να θεσμοθετήσει ένα αναδιανεμητικό σύστημα κάλυψης 
δαπανών που δεν αναγνωρίζει το Δημόσιο και εάν οι ίδιοι λόγοι εξακολουθούν να υφίστανται 70 χρόνια μετά, 
καθώς και εάν τυγχάνουν ερείσματος βάσει των σύγχρονων συνταμγατικών διατάξεων;

– Εξετάστηκε η περίπτωση κατάργησης του ΕΛΠΝ, δεδομένου ότι μόνο ένας Κλάδος έφερε διαχρονικά τέτοιο 
Ειδικό Λογαριασμό, ενώ ο ΣΞ και η ΠΑ όχι;

– Εξετάστηκε (με αναλογιστική μελέτη) εάν τα Μετοχικά Ταμεία των Κλάδων θα μπορούσαν να 
χρηματοδοτήσουν, από τα έσοδα των υφιστάμενων κρατήσεων που ήδη λαμβάνουν, τις εν λόγω «ανάγκες» 
(διά της προσαρμογής των νόμων που διέπουν το σκοπό – λειτουργία τους); Η εισφορά αλληλεγγύης που 
αποδίδονταν όλα τα τελευταία χρόνια στα ΜΤ δεν θα μπορούσε να αξιοποιηθεί για τις ανάγκες αυτές;

– Ποιος είναι ο λόγος που τίθεται ως πρόβλεψη η παροχή δανείων από ακόμη έναν φορέα πέραν των ίδιων των 
Μετοχικών Ταμείων; Γιατί τα άτοκα δάνεια για έκτακτες ανάγκες έχουν συμπεριληφθεί (βάσει του άρθρου 4) 
στις παροχές βοηθήματος για δαπάνες που δεν αναγνωρίζει το Δημόσιο κατ’ εφαρμογή του π.δ. 432/1983 (Α’ 
162) ή συμπληρωματικού βοηθήματος για δαπάνες που αναγνωρίζει το Δημόσιο, αφού μόνο τέτοιες δεν 
μπορούν να θεωρηθούν; Πώς είναι δυνατόν να τεθούν ορθολογικά και αξιοκρατικά κριτήρια, βάσει του άρθρου
4 του Συντάγματος, στην κατ’ εξουσιοδότηση έκδοσης ΥΑ για την παροχή άτοκων δανείων; Είναι δυνατό να 
υλοποιηθεί αυτό αξιοκρατικά σε ρεαλιστική και πρακτική βάση;

– Εξετάστηκε το σύστημα πρόνοιας ΕΔ άλλων Κρατών (π.χ. ΗΠΑ); Οι στρατοί, ανεπτυγμένων ή ακόμη και 
αναπτυσσόμενων κρατών, φέρουν Μετοχικά Ταμεία, Ειδικούς Κλάδους και τόσους Ειδικούς Λογαριασμούς 
όσους εμείς για να εξυπηρετήσουν τους ίδιους (ή μάλλον) περισσότερους σκοπούς;

– Έχουν διερευνηθεί οι αδυναμίες των αναδιανεμητικών συστημάτων τέτοιου τύπου όπως αυτών των Ειδικών 
Λογαριασμών; Πώς είναι δυνατόν να ορίζεται ότι δεν υπάρχει επιστροφή των διενεργούμενων κρατήσεων όταν 
στρατιωτικός, που τυγχάνει ουσιαστικά μέτοχος, υπάρχει περίπτωση να μην απολάβει ποτέ οποιασδήποτε 
ωφέλειας από τους εν λόγω Λογαριασμούς;

– Παρουσιάστηκε το μεσοσταθμικό κόστος επιβάρυνσης ανά στέλεχος; Ενδεικτικά, με βάση τη δημοσιευθείσα 
κατανομή του Π/Υ του ΥΠΕΘΑ, δε θα οδηγηθούμε να έχουμε μία μέση επιβάρυνση της τάξης των 55-60 € 
ετησίως για τα στελέχη; Λήφθηκε κάτι τέτοιο υπόψη μετά από τις περικοπές των αποδοχών που έχουν 
εφαρμοστεί από το 2010 και έπειτα; Λήφθηκε υπόψη η τρέχουσα συγκυρία της πληθωριστικής πίεσης; Λήφθηκε
υπόψη ότι ενώ καταργείται μία εισφορά αλληλεγγύης, παράλληλα θεσμοθετείται ουσιαστικά μία άλλη;

– Γιατί η προς θεσμοθέτηση νέα κράτηση 0,3% μπορεί μελλοντικά μέχρι και να υπερ-τριπλασιαστεί (έως 1%) 
βάσει της παρ. του άρθρου 78 του ιδίου σχεδίου νόμου); Θεωρείται πιθανό π.χ. στο ΣΞ να απαιτούνται 
10.000.000 € αντί για 3.000.000 € ετήσια έσοδα; Συνεπώς, δεν υπήρξε σχετική αναλογιστική μελέτη παρά μόνο 
η χρήση των διατάξεων που ισύχουν για το ΠΝ;

Με βάση όλα τα ανωτέρω, παρακαλείσθε όπως εξετάσετε την απόσυρση των εν σχετικών άρθρων – 
προβλέψεων, τη μελέτη από μηδενική βάση της αναγκαιότητας δημιουργίας των εν λόγω ΕΛ, με παράλληλη 
εξέταση της κατάργησης του ΕΛΠΝ, σκεπτόμενοι μακροπρόθεσμα και υπό το πρίσμα λειτουργίας άλλων κρατών
και όχι δέσμιοι της χρήσης διατάξεων του παρελθόντος ως πανάκεια προετοιμασίας νέων νομοθετημάτων και 
δη «μέριμνας προσωπικού».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:34 

Απόσυρση άμεσα. Δεν είναι δυνατόν απο τη μια να καταργείται η εισφορά 1% υπέρ ΜΤΣ και το αμέσως χρονικό 
διάστημα να επιβάλλεται νέα εισφορά 0,3%. Επιπλέον και το πιο τραγικό, οι του εξωτερικού φέτος έχουν ήδη 
απωλέσει απο 100 εως και 650 ευρώ μηνιαίως απο κρατήσεις που επιβλήθηκαν στις προσαυξήσεις ενοικίου και 
τέκνων του επιδοματος αλλοδαπής κατι το οποίο αγγίζει τα όρια της νομιμότητας μιας που ο νόμος καθορισμού
του επιδοματος αλλοδαπής ρητά καθορίζει ότι δύναται να επιβάλλονται κρατήσεις μονο σε αυτό και όχι στις 
προσαυξήσεις του. Το κόστος διαβίωσης στο εξωτερικό είναι πολλαπλάσιο του εσωτερικού και είναι κρίμα και 
άδικο στελέχη που μέσω ενός αξιοκρατικό συστήματος κατάφεραν να υπηρετήσουν την Πατρίδα στο 
εξωτερικού να αντιμετωπίζονται ως τα εύκολα θύματα μιας εισοδηματικής πολιτικής. Ακόμα πιο άδικο που δεν 
υφίσταται ίχνος ανταποδοτικότητας σε όλα αυτά τα ταμεία.
Ευχαριστώ

 26 Δεκεμβρίου 2022, 10:36 
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Να αποσυρθεί το άρθρο 2 Μέρος Β διότι σύμφωνα με το πδ 432/83 και των συναφών διατάξεων και νόμων τα 
αναφερόμενα είναι υποχρέωση της πολιτείας και όχι του εν ενεργεία προσωπικού Στρατού και Αεροπορίας . Ο 
τρόπος είσπραξης εκ του βασικού μισθού για την δημιουργία κεφαλαίου ενός ταμείου με την εμπλοκή των 
Μετοχικών Ταμείων χωρίς να δίνει καμία αναφορά κίνησης των κεφαλαίων δίνει εντύπωση ότι η ΓΔΟΣΥ και το 
Γραφείο Νομοθεσίας του ΥΠΕΘΑ λειτουργούν με προχειρότητα . Έπαυσε η εισφορά αλληλεγγύης για να 
ξαναμπεί από την πίσω πόρτα είτε με το 0,3% εκ του βασικού μισθού για το νέο ταμείο βοηθείας του εν 
ενεργεία προσωπικού είτε με το 1% υπερ ΝΙΜΤΣ για το εν αποστρατεία Στρατού και Αεροπορίας Η μέριμνα 
προσωπικού δεν μπορεί να πηγάζει από την τσέπη του προσωπικού

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:22 

Οι μερισματούχοι των Μετοχικών Ταμείων Στρατού και Αεροπορίας υφίστανται 6% κρατήσεις για περίθαλψη, 
όπως όλος ο Δημόσιος τομέας και καλούνται σήμερα σε επί πλέον αντισυνταγματική διπλή εισφορά υπέρ ΝΙΜΤΣ
με ποσοστό έως 1% εκ της μηνιαίας βασικής σύνταξης πέραν του 3% εκ του μερίσματος. Στην πράξη το άρθρο 
16 του σχεδίου νόμου, έρχεται να τροποποιήσει το άρθρο 10 του ν 1137/1946 και να επαναφέρει την εισφορά 
1% εκ της βασικής σύνταξης για αμφότερους τους μερισματούχους ΜΤΣ και ΜΤΑ, μη απαλλασσομένου του 3%, 
με το αιτιολογικό ότι το ΔΣ του ΝΙΜΤΣ είναι αυτό που αποφασίζει και εισηγείται το ύψος της εισφοράς στον κ 
ΥΕΘΑ. Πέραν αυτών το 70% που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ είναι μη δικαιούχοι χωρίς εισφορά. Ζητω την 
κατάργηση της διπλής αντισυνταγματικής εισφοράς των μερισματούχων, την ελεύθερη είσοδο αυτών ως 
δικαιούχων καθώς και την απόδοση των εισφορών υπέρ των Μετοχικών Ταμείων.
Ευχαριστω για το βημα.
Σμηναρχος (ΤΤΗ) εα Παράσχος Γκόνος.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:02

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:47 

Αξιότιμε κύριε υπουργέ Εθνικής Άμυνας

Παρακαλώ όπως εξετάσετε και διορθώσετε την αδικία που γίνεται σε βάρος των σπουδαστών των 
στρατιωτικών σχολών.
Στους σπουδαστές της αστυνομίας και του λιμενικού σώματος χορηγείται μηνιαίο οικονομικό βοήθημα αρκετά 
υψηλότερο από τους σπουδαστές των στρατιωτικών σχολών.
Η αποκατάσταση αυτής της αδικίας είναι δίκαιο και πρέπει να γίνει πράξη.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Οι οργανισμοί που θέλετε να θεσμοθετήσετε στα πρότυπα του ΠΝ έχουν σημαντικά προβλήματα. Συνοπτικά τα 
αναφέρω παρακάτω :

1. Το όλο οικοδόμημα στηρίζεται στη φιλοσοφία του «διανεμητικού συστήματος» δηλαδή πληρώνουν οι τωρινοί
ασφαλισμένοι τα έξοδα του εν λόγω οργανισμού. Η φιλοσοφία αυτή έχει καταστεί προβληματική, είναι τύπου 
«ρεφενέ» δλδ να τσοντάρουμε όλοι μαζί για να πάρουμε κάτι…..και δεν απεικονίζει σοβαρότητα και 
ασφαλιστική βιωσιμότητα. Εάν επιθυμείτε τη δικαιολόγηση των εν λόγω δαπανών θεσμοθετήστε τις καθ’ αυτού
δαπάνες και όχι «δούρειους ίππους» μέσω των οποίων θα πραγματοποιείτε τις δαπάνες αυτές.
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2. Το πδ. 432/1983 δεν έχει ουδεμία σχέση με την καταβολή άτοκων δανείων, εξόδων κατασκηνώσεων, 
δικηγορικών αμοιβών κλπ κλπ, η διασύνδεση του στερείτε σοβαρότητας τουλάχιστον…

3. Στελέχη που θα καταβάλλουν μηνιαίες εισφορές και δεν θα χρειαστεί να λάβουν κάποιες από τις χορηγίες 
των εν λόγω οργανισμών θα χάνουν τις εισφορές τους. Άρα τίθεται ζήτημα έλλειψης ανταποδοτικότητας και 
συνταγματικότητας.

4. Η βασική αρχή είναι η μείωση των φόρων και εισφορών και το ΥΠΕΘΑ επιβαρύνει τα στελέχη του με νέες 
εισφορές, αμφιβόλου ανταποδοτικότητας!!

Παρακαλώ για την απόσυρση του…

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 

Αγαπητέ κύριε υπουργέ Εθνικής Άμυνας
Διορθώστε μια καταφανέστατη αδικία που γίνεται σε βάρος όλων των σπουδαστών των στρατιωτικών σχολών.
Γιατί οι σπουδαστές των αστυνομικών σχολών και λιμενικού σώματος να αμείβονται με πολύ περισσότερα 
χρήματα απ’ ότι οι σπουδαστές των στρατιωτικών σχολών;
Θα μιλήσω για την δική μου περίπτωση και σίγουρα όχι μοναδική.
Σπουδάζω ήδη ένα παιδί (4ο έτος Ιατρική Πατρών) και ακόμη ένα (2ο έτος ΣΣΑΣ, Θεσσαλονίκη).
Σκεφτείτε πόσο δύσκολο είναι για έναν γονιό να συντηρεί δύο σπίτια σε δύο διαφορετικές πόλεις.
Ίσως δεν το γνωρίζετε, αλλά το σύνολο των σπουδαστών στην ΣΣΑΣ, αναγκάζεται να νοικιάσει ένα σπίτι για να
μπορούν οι σπουδαστές όταν έχουν διανυκτέρευση να μελετούν.
Αυξήστε το ύψος του μηνιαίου επιδόματος των σπουδαστών της ΣΣΑΣ (αλλά και των υπολοίπων στρατιωτικών 
σχολών ) στο αντίστοιχο ύψος των σπουδαστών αστυνομικών σχολών και λιμενικού σώματος.
Ζητάμε κάτι προφανές και δίκαιο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Είναι οικονομικά δυσβάστακτο για τους γονείς που σπουδάζουν ήδη ένα παιδί σε μία μεγάλη πόλη (Αθήνα) να 
σπουδάζουν και ένα δεύτερο σε μία διαφορετική πόλη (Θεσσαλονίκη, ΣΣΑΣ).
Αυξήστε λοιπόν το μηνιαίο οικονομικό βοήθημα στο αντίστοιχο ύψος των σπουδαστών της αστυνομίας ή του 
λιμενικού σώματος.
Τα παιδιά μας που είναι στην ΣΣΑΣ πρέπει να διαβάζουν πάρα πολύ για να ανταποκριθούν στα ακαδημαϊκά 
τους καθήκοντα , παράλληλα με τα στρατιωτικά τους καθήκοντα και υποχρεώσεις που έχουν μέσα στην ΣΣΑΣ.
Γι’ αυτό και όλοι οι γονείς αυτών των σπουδαστών αναγκάζονται να νοικιάζουν και ένα σπίτι έξω, ώστε να 
μπορούν οι σπουδαστές τα Σαββατοκύριακα να μελετούν και να διαβάζουν αυτά που δεν προλαβαίνουν μέσα 
στην σχολή.
Ζητούμε από την πολιτεία την ίση και δίκαιη μεταχείριση με τους υπόλοιπους σπουδαστές των αστυνομικών και
λιμενικών σχολών.
Άλλωστε θα πρόκειται για μία διόρθωση της καταφανέστατης αδικίας που γίνεται σε βάρος των σπουδαστών 
όλων των στρατιωτικών σχολών.
Είναι πολύ απλά τα πράγματα και αυτονόητα.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:15

Έχω την εντύπωση ότι το σύνολο σχεδόν των διατάξεων που αφορούν τον ΕΛΠΣΞ χαρακτηρίζονται από μία 
διοικητική προχειρότητα. Θεωρώ πως πρέπει να επαναξιολογηθούν ώστε να μην επαναληφθούν λάθη του 
παρελθόντος.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Καλημερα σας

Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
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Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.

Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

Το πρόβλημα με τις εθελόντριες πρέπει να το δειτε άμεσα δεν είναι δυνατόν συνάδελφοι από την ίδια 
προέλευση να έχουν άλλη εξέλιξη σε ποιο στρατό άλλο συμβαίνει αυτό;

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:06 

Το άρθρο 24 θα πρέπει να προβλέπει και την περίπτωση που το νόσημα είναι χρόνιο ανίατο, εφόσον η 
επιτροπή αποφανθεί ότι η φύση αυτού ενώ τον καθιστά ανίκανο για την ενεργό υπηρεσία, δεν τον εμποδίζει 
για την εκτέλεση υπηρεσίας γραφείου να εφαρμόζονται τα άρθρα 14 έως 16 (αναφέρεται μόνο η περίπτωση 
ίασης ενώ υπάρχουν ανίατα νοσήματα που δε σε καθιστούν ανίκανο για την υπηρεσία γραφείου, εδάφους).

 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Είναι πολύ άδικο για τούς δόκιμους αξιωματικούς και υπαξιωματικούς τών ενόπλων δυνάμεων νά μήν 
αμοίβονται τό ίδιο με αντίστοιχους τών σωμάτων ασφαλείας και νά επιβαρύνονται οι γονείς,έλεος στο 2022 
είμαστε κάτι πρέπει νά γίνει με αυτό .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:44 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 

132 

135



των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:11 

Αγαπητές κυρίες Εθελόντριες, μην κάνετε copy paste το κειμενάκι συνεχώς, γιατί μας κουράζετε. Δεν φτάνει 
που ειστε η πιο ευνοημένη κατηγορία ένστολων, που βρεθήκατε στην κατηγορία των Αξκων χωρίς καν, τα 
τυπικά προσόντα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:49 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:05 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:06 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:55 

Τα στελέχη των Ε.Δ να γνωρίζετε οτι είναι πολύ οργισμένα και απογοητευμένα ,για τα νυχτερινά που δεν 
αποζημιώνονται, για το συνταξιοδοτικό και την βαθμολογική εξέλιξη των ΕΠΟΠ που τους πετάτε στον δρόμο 
στα 50 και άλλα τα οποία τα γνωρίζετε. Βάλτε τροπολογία για τα νυχτερινά μας και για την βαθμολογική 
εξέλιξη στα 50 έτη. Τον χρειάζεστε δίπλα σας τ9ν στρατό και οχι απέναντί σας. Μην ξεχνάτε οτι όλο το 
οικοδόδημα της εξωτερικής πολιτικής της χώρας με τις πλάτες του στρατεύματος τις κάνετε. Μην μας ξεχάσετε 
…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:22 

Τα στελέχη των Ε.Δ να γνωρίζετε οτι είναι πολύ οργισμένα και απογοητευμένα ,για τα νυχτερινά που δεν 
αποζημιώνονται, για το συνταξιοδοτικό και την βαθμολογική εξέλιξη των ΕΠΟΠ που τους πετάτε στον δρόμο 
στα 50 και άλλα τα οποία τα γνωρίζετε. Βάλτε τροπολογία για τα νυχτερινά μας και για την βαθμολογική 
εξέλιξη στα 50 έτη. Τον χρειάζεστε δίπλα σας τ9ν στρατό και οχι απέναντί σας. Μην ξεχνάτε οτι όλο το 
οικοδόδημα της εξωτερικής πολιτικής της χώρας με τις πλάτες του στρατεύματος τις κάνετε. Μην μας ξεχάσετε 
…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:29 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

134 

137



1/ Το ΜΤΣ πριν την κρίση χορηγούσε δάνεια τόσο στους εν ενεργεία όσο και στους απόστρατους Αξιωματικούς.
Ο όρος δάνειο για τους απόστρατους δεν θα έπρεπε να υπάρχει. Ο καλύτερος όρος είναι προκαταβολή έναντι 
δικαιούμενων. Μερισμάτων. Θα μπορούσε δηλαδή ανάλογα με το βαθμό να χορηγούνται μέχρι και τους 
Ανώτερους Αξκούς προκαταβολή 30 μερισμάτων και παρακράτηση από τα μερίσματα τους π.χ σε 36 μήνες με 
τον ανάλογο τόκο.
Θα μπορούσε να προστεθεί μία τέτοια παράγραφος στο σχέδιο νόμου για την εξυπηρέτηση των μερισματούχων 
αλλά ως προκαταβολή και όχι με τη μορφή δανείου.

2/ Εξέταση της διάθεσης διατακτικών από τα Στρατιωτικά πρατήρια για προμήθεια αγαθών (π.χ computer, 
κινητών , ηλεκτρικών συσκευών κ.λ.π) με διάθεση των διατακτικών και εξόφληση από το μέρισμά μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:07 

ΕΙΝΑΙ ΗΘΙΚΑ ΑΠΑΡΑΔΕΚΤΟ , ΠΑΡΑΝΟΜΟ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΟ ΝΑ ΜΗΝ ΑΜΟΙΒΟΝΤΑΙ ΟΙ ΔΟΚΙΜΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ 
ΚΑΙ ΥΠΑΞΙΩΜΑΙΚΟΙ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΟΠΩΣ ΟΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΟΙ ΔΟΚΙΜΟΙ ΤΩΝ ΣΩΜΑΤΩΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ. ΚΑΙ 
ΤΕΛΟΣ ΕΙΝΑΙ ΠΑΡΑ ΠΑΡΑ ΠΟΛΥ ΑΔΙΚΟ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΓΟΝΕΙΣ ΤΩΝ ΠΑΙΔΙΩΝ ΑΥΤΩΝ ΠΟΥ ΤΑ ΣΥΝΤΗΡΟΥΝ ΓΙΑ ΝΑ 
ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΟΥΝ ΤΙΣ ΣΠΟΥΔΕΣ ΤΟΥΣ.
Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΒΑΡΥΣΝΣΗ ΤΩΝ ΓΟΝΕΩΝ ΤΩΝ ΔΟΚΙΜΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΚΑΙ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΤΩΝ ΕΝΟΛΩΝ 
ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΕΙΝΑΙ Η ΙΔΙΑ ΜΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΛΟΙΠΟΥΣ ΓΟΝΕΙΣ ΦΟΙΤΗΤΩΝ ΚΑΙ ΔΟΚΙΜΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ 
ΣΩΜΑΤΩΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ.
ΤΟ 99% ΤΩΝ ΔΟΚΙΜΩΝ ΕΔ ΝΟΙΚΑΖΟΥΝ ΦΟΙΤΗΤΙΚΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ ΣΤΟ ΤΟΠΟ ΣΠΟΥΔΩΝ ΤΟΥΣ ΟΠΩΣ ΚΑΙ ΟΛΟΙ ΟΙ 
ΦΟΙΤΗΤΕΣ, ΕΝΩ ΤΑΥΤΟΧΡΟΝΑ ΕΠΙΒΑΡΎΝΟΝΤΑΙ ΜΕ ΔΑΠΑΝΕΣ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗΣ ΤΟΥ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ 
ΤΟΥΣ.
ΕΙΔΙΚΑ ΟΙ ΜΑΘΗΤΕΣ ΑΣΕΙ-ΣΣΥ (ΣΣΑΣ) ΕΙΝΑΙ ΔΟΚΙΜΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΠΟΥ 
ΕΚΠΑΙΔΕΥΟΝΤΑΙ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΑ ΚΑΙ ΠΑΡΑΛΛΗΛΑ ΕΙΝΑΙ ΦΟΙΤΗΤΕΣ ΣΤΙΣ ΠΙΟ ΑΠΑΙΤΗΤΙΚΕΣ ΣΧΟΛΕΣ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ 
(ΙΑΤΡΙΚΗ, ΝΟΜΙΚΗ, ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗ, ΚΤΗΝΙΑΤΡΙΚΗ ΚΛΠ)
ΓΙΑΤΙ ΤΟΥΣ ΥΠΟΒΑΘΜΙΖΕΤΕ ΜΙΣΘΟΔΟΛΟΓΙΚΑ???
ΓΙΑΤΙ ΑΔΙΚΙΚΕΙΤΕ ΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΑΥΤΆ ??
ΕΠΕΙΔΗ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΘΥΣΙΑΣΟΥΝ ΤΗ ΖΩΗ ΤΟΥΣ ΓΙΑ ΤΗ ΠΑΤΡΙΔΑ ΌΤΑΝ ΤΟΥΣ ΖΗΤΗΘΕΙ??
ΕΠΕΙΔΗ ΕΧΟΥΝ ΛΙΓΟΤΕΡΕΣ ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΕΣ ΑΝΤΙΔΡΑΣΗΣ??
ΤΟ ΛΙΜΕΝΙΚΟ ΠΟΥ ΠΗΡΕ ΤΟ ΕΠΙΔΟΜΑ ΤΩΝ 600 ΕΥΡΩ ΦΥΛΑΕΙ ΤΑ ΘΑΛΛΑΣΙΑ ΣΥΝΟΡΑ ΟΠΩΣ ΚΑΙ ΤΟ ΠΟΛΕΜΙΚΟ 
ΝΑΥΤΙΚΟ ΠΟΥ ΔΕΝ ΠΗΡΕ ΤΙΠΟΤΑ.. ΓΙΑΤΙ ΑΥΤΟΙ ΝΑΙ ΚΑΙ ΟΙ ΑΛΛΟΙ ΟΧΙ…?
ΣΤΑΜΑΤΗΣΤΕ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΑΔΙΚΙΑ…

Άρθρο 4

 26 Δεκεμβρίου 2022, 10:36 

Να αποσυρθεί το άρθρο 2 Μέρος Β διότι σύμφωνα με το πδ 432/83 και των συναφών διατάξεων και νόμων τα 
αναφερόμενα είναι υποχρέωση της πολιτείας και όχι του εν ενεργεία προσωπικού Στρατού και Αεροπορίας . Ο 
τρόπος είσπραξης εκ του βασικού μισθού για την δημιουργία κεφαλαίου ενός ταμείου με την εμπλοκή των 
Μετοχικών Ταμείων χωρίς να δίνει καμία αναφορά κίνησης των κεφαλαίων δίνει εντύπωση ότι η ΓΔΟΣΥ και το 
Γραφείο Νομοθεσίας του ΥΠΕΘΑ λειτουργούν με προχειρότητα . Έπαυσε η εισφορά αλληλεγγύης για να 
ξαναμπεί από την πίσω πόρτα είτε με το 0,3% εκ του βασικού μισθού για το νέο ταμείο βοηθείας του εν 
ενεργεία προσωπικού είτε με το 1% υπερ ΝΙΜΤΣ για το εν αποστρατεία Στρατού και Αεροπορίας Η μέριμνα 
προσωπικού δεν μπορεί να πηγάζει από την τσέπη του προσωπικού

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:59 

Από τη στιγμή που θα γίνεται υποχρεωτική κράτηση από τα στελέχη τρία τοις εκατό (0,3%) επί του εκάστοτε 
μισθολογικού κλιμακίου,να εισαχθεί η δυνατότητα πληρωμής δαπανών δικηγορικής αμοιβής και για υποθέσεις 
προσφυγής στη δικαιοσύνη στελεχών για αίτησης ακύρωσης και αναστολης μεταθέσεων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:49 
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Αν πχ ένας χειριστής μεταθέσεων εκδόσει μια παράτυπη ή παράνομη μετάθεση και το θιγομενο στέλεχος 
κινηθεί δικαστικά κατά του χειριστή, η Υπηρεσία θα επιβραβευσει το χειριστή πληρώνοντάς του τη δαπάνη 
εξόδων δικηγορικής αμοιβής, επειδή η υπόθεση σχετιζεται με την εκτέλεση των υπηρεσιακών του καθηκόντων;
Δεν πρέπει να μπει μια δικλείδα ασφαλείας πχ αν στην εκτέλεση των υπηρεσιακών του καθηκόντων αποδειχτεί 
δόλος ή είναι μη νόμιμη να μην καλύπτεται από το συγκεκριμένο άρθρο;

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:51 

Απαλειφη του «υπό την προϋπόθεση ότι αντίδικος δεν είναι οι Ένοπλες Δυναμεις».

Πολλές φορές η Διοίκηση παίρνει αποφάσεις που θίγουν το προσωπικό των ΕΔ που για να βρει το δίκιο του 
πρεπει να καταφύγει στα δικαστήρια.

Με τη συγκεκριμένη εξαιρεση ουσιαστικά στερεί το δικαίωμα στα στελέχη των ΕΔ να προσφύγουν στη 
δικαιοσύνη και να καλυφθούν τα έξοδαβτους. Τι έχει να φοβηθεί και βάζει αυτή την εξαίρεση;

Άμεση αφαίρεση της εξαίρεσης «υπό την προϋπόθεση ότι αντίδικος δεν είναι οι Ένοπλες Δυναμεις» για να μην 
υπάρχει καμία δεύτερη σκέψη γιατί υπάρχει αυτή η εξαίρεση και για να βοηθηθούν πραγματικά τα στελέχη των
ΕΔ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:49 

Πώς προκύπτει η πραγματική ανάγκη δημιουργίας του Ταμείου Πρόνοιας (Αλληλοβοήθειας); Υπήρξε κάποια 
μελέτη σκοπιμότητας ή έρευνα; Αν ναι γιατί τα αποτελέσματα δεν έχουν δημοσιοποιηθεί ή ανακοινωθεί στα 
στελέχη που καλούνται να δημιουργήσουν το Ταμείο;
Πέραν των 6 αναγκών κάλυψης δαπανών που αποτυπώνονται στο παρόν άρθρο, στην Ανάλυση Συνεπειών 
Ρύθμισης, αναφέρονται οι ακόλουθοι λόγοι για τη δημιουργία ενός ξεχωριστού Ταμείου Πρόνοιας 
(Αλληλοβοήθειας):
α. Αφού έχει Ταμείο Πρόνοιας (Αλληλοβοήθειας) το Πολεμικό Ναυτικό από το 1954, πρέπει να αποκτήσουν και 
τα υπόλοιπα Σώματα.
β. «Οι διατάξεις του ισχύοντος θεσμικού πλαισίου, που αφορά στην ένταξη των στελεχών των Ενόπλων 
Δυνάμεων σε ειδικές καταστάσεις για λόγους υγείας δυσχεραίνουν τη λήψη σχετικής απόφασης από το 
ανώτατο συμβούλιο του οικείου Κλάδου ή από το Συμβούλιο Αρχηγών Γενικών Επιτελείων (ΣΑΓΕ) και 
δημιουργούν στρεβλώσεις στην εύρυθμη λειτουργία της υπηρεσίας»
Επομένως προκύπτουν τα ακόλουθα ερωτήματα:
1. Ποιες μπορεί να είναι αυτές οι ειδικές καταστάσεις που εντάσσονται τα στελέχη για λόγους υγείας; Μία 
ενδεχόμενη αναπηρία; Μία αναρρωτική άδεια;
2. Τι είδους αποφάσεις δεν δύναται να λάβει το Ανώτατο Συμβούλιο; Την ένταξη ενός στελέχους π.χ. σε 
καθεστώς υπηρεσίας γραφείου για λόγους υγείας, ή την χορήγηση αναρρωτικής άδειας; και απαιτείται 
οικονομική ενίσχυση για την λήψη τέτοιων αποφάσεων;
3. Οι δαπάνες υγειονομικής περίθαλψης δεν είναι εξασφαλισμένες για τα Στελέχη των ΕΔ; Και αν υπάρχουν 
κατηγορίες που δεν καλύπτονται, π.χ φάρμακα υψηλού κόστους για τη θεραπεία καρκίνου, ή γυναικολογικές 
εξετάσεις και επεμβάσεις, γιατί αυτές οι περιπτώσεις δεν εντάσσονται στις κατηγορίες που καλύπτονται από το
Δημόσιο;
4. Οι δαπάνες εξόδων κηδείας δεν καλύπτονται ήδη; Αναφέρεστε στην κηδεία εν ενεργεία στελέχους; Αφορά 
και στελέχη σε αποστρατεία και τα μέλη αυτώ; Και αν δεν καλύπτονται στο 100%, (π.χ. έξοδα μεταφοράς σε 
απομακρυσμένη περιοχή), ο μισθός του στελέχους ή σύνταξη αποστράτου δεν επαρκεί για την κάλυψη αυτών 
των αναγκών;
5. Ποιες είναι οι ανάγκες υγείας που ένα έκτακτο οικονομικό βοήθημα θα έρθει να καλύψει; Εάν π.χ. ένα 
στέλεχος έχει ανάγκη από οδοντιατρική αγωγή γιατί απαιτείται η δημιουργία ξεχωριστού Ταμείου για την 
κάλυψη αυτών των αναγκών;
6. Οι δημόσιες κατασκηνώσεις δεν παρέχονται δωρεάν στους πολίτες; Στα έξοδα δαπάνης παιδικών 
κατασκηνώσεων θα καλύπτονται και οι ιδιωτικές κατασκηνώσεις; Η ψυχαγωγία και ενασχόληση με 
δραστηριότητες των παιδιών δεν είναι «ατομική ευθύνη» του στελέχους; Αν προκύπτει ανάγκη οικονομικής 
ενίσχυσης των οικογενειών με τέκνα, μήπως αυτό σημαίνει ότι δεν αμείβονται επαρκώς;
7. Οι δικηγορικές αμοιβές για υποθέσεις που σχετίζονται με την εκτέλεση υπηρεσιακών καθηκόντων, δεν 
καλύπτονται ήδη; Και αν όχι, γιατί αυτά δεν βαρύνουν τον προϋπολογισμό του Νομικού Σώματος (ως έξοδα 
νομικής εκπροσώπησης) αλλά ζητείται να καλυφθούν από το εισόδημα όλων των στελεχών;
8. Με ποια κριτήρια θα αποφασίζει η Διοίκηση του Ταμείου ότι οι ειδικές ανάγκες του στελέχους τον καθιστούν 
δικαιούχο ενός άτοκου δανείου; Και ποιο το ύψος αυτού του δανείου; Δεν υπάρχουν ήδη κατηγορίες 
χαμηλότοκων δανείων που τα στελέχη δύνανται να αποκτήσουν από το Μετοχικό Ταμείο; Αν αυτά τα δάνεια 
έχουν καταργηθεί λόγω μνημονιακών υποχρεώσεων, ή δημοσιονομικού κόστους, γιατί δεν επανέρχονται;
9. Τέλος, αν στο γενικό πλαίσιο ενός Κράτους Πρόνοιας, έχει διαπιστωθεί η έλλειψη παροχών και οικονομικών 
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βοηθημάτων στους πολίτες, τότε γιατί δεν εντάσσονται αυτές οι κατηγορίες στο γενικό Κράτος Πρόνοιας 
(ΟΠΕΚΑ ή ΕΦΚΑ), ή στις παροχές του Μετοχικού Ταμείου; Γιατί αυτές οι παροχές πρέπει να βαρύνουν το 
εισόδημα των στελεχών για τη δημιουργία ενός επιπλέον Ταμείου που αυξάνει την γραφειοκρατία και την 
πιθανή ανάγκη επιπλέον στελέχωσης του υπάρχοντος προσωπικού του Μετοχικού Ταμείου;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:03

Πραγματικά είναι απίστευτο! Πώς μπλέκετε το πδ.432/1983 που αφορά στην υγειονομική περίθαλψη με τα 
ΑΤΟΚΑ ΔΑΝΕΙΑ, τις ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΕΣ ΑΜΟΙΒΕΣ, τις ΠΑΙΔΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΗΝΩΣΕΙΣ….πραγματικά δεν ξέρω εάν πρέπει να 
γελάσει κανείς ή να κλάψει.

Επιπλέον, τα υφιστάμενα ταμεία ΥΠΕΘΑ χορηγούν δάνεια, επομένως ποιό το νόημα να χορηγηθούν άτοκα 
δάνεια απο το συγκεκριμένο ταμείο. Για τι ποσά μιλάμε; Έχει πραγματοποιηθεί μελέτη για τη διασφάλιση της 
ορθής λειτουργίας του εν λόγω οργανισμού βάσει ασφαλούς αναλογικότητας εισφορών – παροχών; Θεωρώ ότι 
όσα δεν σχετίζονται με το παραπάνω πδ πρέπει να διαγραφούν.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 15:18 

Απαιτείται κατά την άποψή μου να προσδιοριστεί το μέγιστο του ποσού που δύναται να χορηγείται ως άτοκο 
δάνειο, η συχνότητα χορήγησης στο ίδιο πρόσωπο καθώς και η αποσαφήνιση του όρου έκτακτες ανάγκες.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:08 

ΝΑ ΚΑΤΑΒΑΛΕΤΑΙ ΜΗΝΙΑΙΩΣ, ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟ ΒΟΗΘΗΜΑ ΓΙΑ ΑΝΑΓΚΕΣ ΣΤΕΓΑΣΗΣ ΣΤΑ ΣΤΕΛΕΧΗ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ ΕΠΟΠ, 
ΚΑΘ’ΟΤΙ ΟΙ ΠΛΕΟΝ ΧΑΜΗΛΟΜΙΣΘΟΙ, ΕΦ’ΟΣΟΝ:

1) ΔΕΝ ΣΤΕΓΑΖΟΝΤΑΙ ΣΕ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΑ ΟΙΚΗΜΑΤΑ

2)ΥΠΗΡΕΤΟΥΝ ΣΕ ΦΡΟΥΡΑ ΠΟΥ ΔΕΝ ΔΙΑΘΕΤΟΥΝ ΙΔΙΟΚΤΗΤΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ ΟΥΤΕ ΔΙΑΜΕΝΕΙ ΣΕ ΑΥΤΗΝ ΣΥΓΓΕΝΗΣ Α’ 
ΒΑΘΜΟΥ

Άρθρο 5

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:09 

Εμπλέκεται η Διοίκηση των Μετοχικών Ταμείων στρατού και Αεροπορίας και σε εισφορές για τις οποίες δεν 
αναφέρεται ο τρόπος ελέγχου και διάθεσης αυτών. Τα Μετοχικά Ταμεία υπάγονται στο ΥΠΕΘΑ και επομένως 
τίθεται το ερώτημα αν θα υπάρχει πολιτική παρέμβαση διαχείρισης αυτών ή όχι . Κατάργηση του άρθρου στο 
σύνολο.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:28 

Εμπλέκεται την Διοίκηση των Μετοχικών Ταμείων Στρατού και Αεροπορίας σε εισφορές για τις οποίες δεν 
αναφέρεται ο τρόπος ελέγχου και διάθεσης αυτών. Τα Μετοχικά Ταμεία υπάγονται στο ΥΠΕΘΑ και επομένως 
τίθεται το ερώτημα αν θα υπάρχει πολιτική παρέμβαση διαχείρισης αυτών. Κατάργηση του άρθρου στο σύνολο

 26 Δεκεμβρίου 2022, 10:46 

Να αποσυρθεί το άρθρο 2 Μέρος Β διότι σύμφωνα με το πδ 432/83 και των συναφών διατάξεων και νόμων τα 
αναφερόμενα είναι υποχρέωση της πολιτείας και όχι του εν ενεργεία προσωπικού Στρατού και Αεροπορίας . Ο 
τρόπος είσπραξης εκ του βασικού μισθού για την δημιουργία κεφαλαίου ενός ταμείου με την εμπλοκή των 
Μετοχικών Ταμείων χωρίς να δίνει καμία αναφορά κίνησης των κεφαλαίων δίνει εντύπωση ότι η ΓΔΟΣΥ και το 
Γραφείο Νομοθεσίας του ΥΠΕΘΑ λειτουργούν με προχειρότητα . Έπαυσε η εισφορά αλληλεγγύης για να 
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ξαναμπεί από την πίσω πόρτα είτε με το 0,3% εκ του βασικού μισθού για το νέο ταμείο βοηθείας του εν 
ενεργεία προσωπικού είτε με το 1% υπερ ΝΙΜΤΣ για το εν αποστρατεία Στρατού και Αεροπορίας Η μέριμνα 
προσωπικού δεν μπορεί να πηγάζει από την τσέπη του προσωπικού

Άρθρο 6

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:03 

Προτείνεται η απόσυρση των διατάξεων για τα ΕΛΠΣΞ-ΕΛΠΠΑ και η επανεξέτασή τους συνολικά και για τους 
τρεις Κλάδους, αξιολογώντας τη λειτουργικότητα και βιωσιμότητα του ΕΛΠΠΝ που λειτουργεί απο το 1954. 
Όσοι ξέρουν το θέμα αντιλαμβάνονται τα εξής ζητήματα :

1. Εφαρμόζονται διαφορετικές κρατήσεις με αποτέλεσμα να δημιουργούνται πάλι ανισότητες μεταξύ των 
αποδοχών των στελεχών ΠΝ-ΣΞ,ΠΑ.
2. Εάν κάποιο στέλεχος δεν κάνει χρήση των παροχών θα πληρώνει για 35 έτη κρατήσεις, χωρίς να λαμβάνει 
στο τέλος της ασφαλιστικής του σχέσης, έστω και μειωμένες, τις εισφορές του. Αυτό είναι δίκαιο και 
συνταγματικό;
3. Δημιουργείτε πληθώρα ασφαλιστικών φορέων με αβέβαιο μέλλον, καθώς απουσιάζουν οι αναλογιστικές 
μελέτες, βάσει των οποίων θα προσδιοριστούν επιστημονικά οι κρατήσεις και οι εισφορές, υπό το πρίσμα της 
δίκαιης αναλογικότητας, με γνώμονα την εξασφάλιση της βιωσιμότητάς τους.
4. Προτείνετε προς θεσμοθέτηση μια σειρά ανομοιογενών δαπανών που δεν σχετίζονται με το πδ.432/1983, 
όπως τα έξοδα των παιδικών κατασκηνώσεων, τα άτοκα δάνεια, οι δικηγορικές αμοιβές, δημιουργώντας την 
αίσθηση ότι οι εν λόγω ειδικοί λογαριασμοί συγκροτούνται για να καλύψουν μη νόμιμες δαπάνες.
5. Οι δικηγορικές αμοιβές καλύπτονται ως δαπάνη σε βάρος του τακτικού προϋπολογισμού σύμφωνα με το 
πδ.87/2017. Το ξέρετε; Γιατί η συγκεκριμένη δαπάνη να καλύπτεται απο τις εισφορές των ασφαλισμένων;
6. Τα άτοκα δάνεια είναι μια ατυχής έμπνευση που θα ενισχύσει την ανισότητα καθώς και τις παράτυπες 
καταβολές. Επίσης, ο θεσμός του έντοκου δανείου προβλέπεται στους ιδρυτικούς νόμους των μετοχικών 
ταμείων, ως εκ τούτου γιατί προτείνετε και στο παρόν σχέδιο την καταβολή δανείου;
7. Η σύσταση και λειτουργεία των εν λόγω οργανισμών μέσω διατάξεων νόμου και η απουσία εξουσιοδότησης 
προς ρύθμισης ειδικών θεμάτων με ΚΥΑ ή Απόφαση θα επιφέρει σημαντικές δυσκολίες σε περίπτωση 
τροποποιήσεων. Για αυτό στην παρ. 1 αναφέρω αξιολόγηση της υφιστάμενης κατάστασης (ΕΛΠΠΝ) και στη 
συνέχεια εκδήλωση της ενδεικτικότερης επιλογής.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 00:56 

Ειλικρινα θα ήθελα κάποιος από την κυβέρνηση ή το Υπουργειο Εθνικής Άμυνας να εξετάσει το ποσό που έχετε 
κόψει το τελευταίο έτος από τους υπηρετουντες στο Εξωτερικο. και φθάνουμε να μιλάτε για μέριμνα 
προσωπικού? Οι κρατήσεις επί του ενοικίου και των παιδιών που στηρίζονται? Γνωριζετε ότι δεν λαμβάνουν τα 
στελέχη επίδομα εκτός έδρας όταν μετακινουνται υπηρεσιακως σε άλλη χώρα? Οι μοναδικοί μεταξύ των 
στελεχών άλλων χωρών! Αντι λοιπόν να προσφέρεται αξιόλογες συνθήκες διαβίωσης στα στελέχη του 
εξωτερικού που αντιπροσωπευουν τη Χωρα μας, βρίσκεται νέους τρόπους να τους κάνετε ακόμα φτωχότερους?
και δεν μιλάμε για λίγα ευρώ αλλά 600 και 800 ευρώ το μήνα λιγότερο. Για ένα νέο ταμείο αλλά και για να 
δώσετε μια ανάσα στα ήδη προβληματικά ταμεία του Στρατου.
Από τα παραπάνω φαίνεται η καταφανης και άδικη στάση σε αυτους που υπηρετούν την Πατρίδα στο 
εξωτερικο εν ήδη τιμωρίας. Κριμα ειλικρινά. Σε λίγο καιρό θα στέλνεται δια της βίας τα στελέχη στο εξωτερικό 
ακόμα και αν δεν έχουν τα κατάλληλα προσόντα γιατί δεν θα βρίσκεται κανένα να υπηρετήσει απλά για να 
συντηρεί την οικογένεια του στο εξωτερικό (σχολεία, κόστος ζωής κλπ). συγχαρητήρια σε αυτούς που είχαν 
την εξαιρετική ιδέα και ονόμασαν το νομοσχέδιο Μεριμνας για το προσωπικό.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Πέραν όλων των λοιπών κρίσιμων ζητημάτων περί της πραγματικής αναγκαιότητας ύπαρξης των ΕΛΠΣΞ – 
ΕΛΠΠΑ, λήφθηκε υπόψη το γεγονός ότι με την επιβολή κράτησης έως 3% επί της ημερήσιας αποζημίωσης 
εξωτερικού στα στελέχη ΣΞ-ΠΑ θα ανακύψει διαφορετικό πληρωτέο ποσό έναντι των συναδέλφων τους στο ΠΝ;

* Οι συνολικές κρατήσεις για ΣΞ-ΠΑ θα ανέρχονται σε 16% ενώ για το ΠΝ σε 13% (που διαθέτει και αυτό Ειδικό 
Λογαριασμό).

Είναι σε γνώση αυτή η επίπτωση, η οποία θα δημιουργήσει ακόμη μία διάκριση μεταξύ των στελεχών των ΕΔ;
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:28 

– Το Σύνταγμα, με το άρθρο 22 παρ. 5, κατοχυρώνει το θεσμό της κοινωνικής ασφάλισης των εργαζομένων και 
ανάγει τη μέριμνα για την προαγωγή του σε σκοπό του Κράτους. Βασικό περιεχόμενο της κοινωνικής 
ασφάλισης αποτελεί η, έναντι καταβολής εισφοράς, προστασία του ασφαλισμένου από την επέλευση κινδύνων 
(γήρας, ασθένεια, αναπηρία κλπ.) οι οποίοι αναιρούν την ικανότητά του να εργάζεται (ασφαλιστικοί κίνδυνοι), 
και, συνακόλουθα, τείνουν να υποβαθμίσουν τις συνθήκες διαβίωσής του. Εφόσον επέλθει ο ασφαλιστικός 
κίνδυνος, ο ασφαλισμένος παύει να καταβάλλει εισφορές και αποκτά, κατ’ αρχήν, αξίωση έναντι του 
ασφαλιστικού φορέα να του χορηγήσει παροχή, η οποία, χωρίς να απαιτείται να αντιστοιχεί ευθέως σε 
καταβληθείσες εισφορές του ή να αντισταθμίζει πλήρως την απώλεια του εισοδήματος του, πρέπει να είναι 
ικανή να του εξασφαλίσει ικανοποιητικό επίπεδο διαβιώσεως, όσο το δυνατόν εγγύτερο προς εκείνο που είχε 
κατακτήσει κατά τη διάρκεια του εργασιακού του βίου. Πέραν του ανωτέρω δημοσίου σκοπού, μέσω του 
θεσμού της κοινωνικής ασφάλισης, εκδηλώνεται -όπως και μέσω της κοινωνικής πρόνοιας- η κοινωνική 
αλληλεγγύη και ασκείται κοινωνική πολιτική, ειδικότερα δε, αναδιανομή εισοδήματος με σκοπό την άμβλυνση 
κοινωνικών αντιθέσεων και ανισοτήτων.
Από τα παραπάνω προκύπτει σαφώς ότι η κοινωνική ασφάλιση αναγνωρίζεται από το Σύνταγμα ως θεσμική 
εγγύηση των εργαζομένων, στο πλαίσιο της οποίας ο κοινός νομοθέτης, διαθέτοντας ευρεία προς τούτο 
εξουσία και λαμβάνοντας υπόψη τις εκάστοτε κρατούσες κοινωνικές και οικονομικές συνθήκες, θέτει τους 
κανόνες για την ασφαλιστική κάλυψη και προστασία του εργαζόμενου πληθυσμού έναντι των 
προαναφερθέντων ασφαλιστικών κινδύνων. Ομοίως των προαναφερομένων, με το άρθρο 21 του Συντάγματος 
προβλέπεται η πρόνοια του Κράτους για την υγεία των πολιτών.
– Στο άρθρο 1 του Πρώτου Προσθέτου Πρωτοκόλλου της Ευρωπαϊκής Σύμβασης για την προστασία των 
δικαιωμάτων του ανθρώπου και των θεμελιωδών ελευθεριών (ΕΣΔΑ), το οποίο κυρώθηκε μαζί με τη Σύμβαση, 
με το άρθρο πρώτο του ν.δ. 53/1974 (Α’ 256), ορίζεται ότι «Παν φυσικόν ή νομικόν πρόσωπον δικαιούται 
σεβασμού της περιουσίας του. Ουδείς δύναται να στερηθή της ιδιοκτησίας αυτού ειμή δια λόγους δημοσίας 
ωφελείας…». Με τις διατάξεις αυτές κατοχυρώνεται ο σεβασμός της περιουσίας του προσώπου, το οποίο 
μπορεί να τη στερηθεί μόνον για λόγους δημοσίας ωφελείας. Στην έννοια της περιουσίας, η οποία έχει 
αυτόνομο περιεχόμενο, ανεξάρτητο από την τυπική κατάταξη των επιμέρους περιουσιακών δικαιωμάτων στο 
εσωτερικό δίκαιο, περιλαμβάνονται όχι μόνον τα εμπράγματα δικαιώματα, αλλά και όλα τα δικαιώματα 
«περιουσιακής φύσεως», καθώς και τα κεκτημένα «οικονομικά συμφέροντα». Καλύπτονται, κατ’ αυτόν τον 
τρόπο, και τα ενοχικής φύσεως περιουσιακά δικαιώματα και, ειδικότερα, απαιτήσεις που απορρέουν από 
έννομες σχέσεις του δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου.– Με τις υπό διαβούλευση διατάξεις επιχειρείται η 
θεσμοθέτηση, πλέον των ήδη υφιστάμενων Ειδικών Λογαριασμών και Κλάδων υπό των Μετοχικών Ταμείων των
ΕΔ, δύο ακόμη Ειδικών Λογαριασμών, με κύρια δικαιολόγηση την υφιστάμενη λειτουργία του Ταμείου Πρόνοιας
του ΠΝ, χωρίς να τεκμαίρεται επ’ ουδενί ή να επιχειρείται να στοιχειοθετηθεί η αναγκαιότητα σύστασης 
τέτοιων το έτος 2023, ήτοι περί τα 70 χρόνια μετά τη σύσταση του τότε «Ταμείου Πρόνοιας Β.Ν.» (νυν ΕΛΠΝ). 
Συναφώς, το γεγονός ότι οι εν λόγω διατάξεις στερούνται λεπτομερούς αιτιολογικής εκθέσεως, τεκμαίρει και 
την απουσία οποιασδήποτε μελέτης σκοπιμότητας ή/και τεχνοοικονομικής αναλογιστικής μελέτης 
βιωσιμότητας, υπερθεματίζεται δε πρόδηλα και από την αντιγραφή, στο μεγαλύτερο εύρος, των διατάξεων του
ΕΛΠΝ (το πλαίσιο των οποίων διαμορφώθηκε το 1954!), κυρίως με την πρόβλεψη της κράτησης 0,3% σε βάρος 
των αποδοχών (ήτοι του κεκτημένου οικονομικού συμφέροντος, της περιουσίας) των στελεχών.Με βάση τα 
προεκτεθέντα, χρήζουν αναλογισμού οι παρακάτω ερωτήσεις/ζητήματα:– Εξετάστηκε το θεσμικό πλαίσιο των 
παροχών που καλύπτονταν το 1954 (και ενδεχομένως οδήγησε στη θεσμοθέτηση του νυν ΕΛΠΝ), δεδομένου ότι 
τότε ίσχυε το Σύνταγμα του 1952, που λόγω των ιδιαίτερων κοινωνικοπολιτικών συνθηκών που επικράτησαν 
κατά την κατάρτισή του, υπήρξε συντηρητικό και σε μεγάλο βαθμό προσκολλημένο στα συνταγματικά κείμενα 
του 1864 και του 1911;– Εξετάστηκε γιατί ο νομοθέτης επέλεξε το 1954 να θεσμοθετήσει ένα αναδιανεμητικό 
σύστημα κάλυψης δαπανών που δεν αναγνωρίζει το Δημόσιο και εάν οι ίδιοι λόγοι εξακολουθούν να 
υφίστανται 70 χρόνια μετά, καθώς και εάν τυγχάνουν ερείσματος βάσει των σύγχρονων συνταμγατικών 
διατάξεων;– Εξετάστηκε η περίπτωση κατάργησης του ΕΛΠΝ, δεδομένου ότι μόνο ένας Κλάδος έφερε 
διαχρονικά τέτοιο Ειδικό Λογαριασμό, ενώ ο ΣΞ και η ΠΑ όχι;– Εξετάστηκε (με αναλογιστική μελέτη) εάν τα 
Μετοχικά Ταμεία των Κλάδων θα μπορούσαν να χρηματοδοτήσουν, από τα έσοδα των υφιστάμενων κρατήσεων
που ήδη λαμβάνουν, τις εν λόγω «ανάγκες» (διά της προσαρμογής των νόμων που διέπουν το σκοπό – 
λειτουργία τους); Η εισφορά αλληλεγγύης που αποδίδονταν όλα τα τελευταία χρόνια στα ΜΤ δεν θα μπορούσε 
να αξιοποιηθεί για τις ανάγκες αυτές;– Ποιος είναι ο λόγος που τίθεται ως πρόβλεψη η παροχή δανείων από 
ακόμη έναν φορέα πέραν των ίδιων των Μετοχικών Ταμείων; Γιατί τα άτοκα δάνεια για έκτακτες ανάγκες 
έχουν συμπεριληφθεί (βάσει του άρθρου 4) στις παροχές βοηθήματος για δαπάνες που δεν αναγνωρίζει το 
Δημόσιο κατ’ εφαρμογή του π.δ. 432/1983 (Α’ 162) ή συμπληρωματικού βοηθήματος για δαπάνες που 
αναγνωρίζει το Δημόσιο, αφού μόνο τέτοιες δεν μπορούν να θεωρηθούν; Πώς είναι δυνατόν να τεθούν 
ορθολογικά και αξιοκρατικά κριτήρια, βάσει του άρθρου 4 του Συντάγματος, στην κατ’ εξουσιοδότηση έκδοσης
ΥΑ για την παροχή άτοκων δανείων; Είναι δυνατό να υλοποιηθεί αυτό αξιοκρατικά σε ρεαλιστική και πρακτική 
βάση;– Εξετάστηκε το σύστημα πρόνοιας ΕΔ άλλων Κρατών (π.χ. ΗΠΑ); Οι στρατοί, ανεπτυγμένων ή ακόμη και 
αναπτυσσόμενων κρατών, φέρουν Μετοχικά Ταμεία, Ειδικούς Κλάδους και τόσους Ειδικούς Λογαριασμούς 
όσους εμείς για να εξυπηρετήσουν τους ίδιους (ή μάλλον) περισσότερους σκοπούς;– Έχουν διερευνηθεί οι 
αδυναμίες των αναδιανεμητικών συστημάτων τέτοιου τύπου όπως αυτών των Ειδικών Λογαριασμών; Πώς είναι 
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δυνατόν να ορίζεται ότι δεν υπάρχει επιστροφή των διενεργούμενων κρατήσεων όταν στρατιωτικός, που 
τυγχάνει ουσιαστικά μέτοχος, υπάρχει περίπτωση να μην απολάβει ποτέ οποιασδήποτε ωφέλειας από τους εν 
λόγω Λογαριασμούς;– Παρουσιάστηκε το μεσοσταθμικό κόστος επιβάρυνσης ανά στέλεχος; Ενδεικτικά, με βάση
τη δημοσιευθείσα κατανομή του Π/Υ του ΥΠΕΘΑ, δε θα οδηγηθούμε να έχουμε μία μέση επιβάρυνση της τάξης 
των 55-60 € ετησίως για τα στελέχη; Λήφθηκε κάτι τέτοιο υπόψη μετά από τις περικοπές των αποδοχών που 
έχουν εφαρμοστεί από το 2010 και έπειτα; Λήφθηκε υπόψη η τρέχουσα συγκυρία της πληθωριστικής πίεσης; 
Λήφθηκε υπόψη ότι ενώ καταργείται μία εισφορά αλληλεγγύης, παράλληλα θεσμοθετείται ουσιαστικά μία 
άλλη;– Γιατί η προς θεσμοθέτηση νέα κράτηση 0,3% μπορεί μελλοντικά μέχρι και να υπερ-τριπλασιαστεί (έως 
1%) βάσει της παρ. του άρθρου 78 του ιδίου σχεδίου νόμου); Θεωρείται πιθανό π.χ. στο ΣΞ να απαιτούνται 
10.000.000 € αντί για 3.000.000 € ετήσια έσοδα; Συνεπώς, δεν υπήρξε σχετική αναλογιστική μελέτη παρά μόνο 
η χρήση των διατάξεων που ισύχουν για το ΠΝ;Με βάση όλα τα ανωτέρω, παρακαλείσθε όπως εξετάσετε την 
απόσυρση των εν σχετικών άρθρων – προβλέψεων, τη μελέτη από μηδενική βάση της αναγκαιότητας 
δημιουργίας των εν λόγω ΕΛ, με παράλληλη εξέταση της κατάργησης του ΕΛΠΝ, σκεπτόμενοι μακροπρόθεσμα 
και υπό το πρίσμα λειτουργίας άλλων κρατών και όχι δέσμιοι της χρήσης διατάξεων του παρελθόντος ως 
πανάκεια προετοιμασίας νέων νομοθετημάτων και δη «μέριμνας προσωπικού».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:50

Σχετικά με το επίδομα αλλοδαπής που τα τελευταία χρόνια έχει αφαιμαχθεί, έχουμε και λεμε:
1. Το υποψη επίδομα δίδεται με σκοπό να καλυφθούν οι αυξημένες ανάγκες διαβίωσης στο εξωτερικό που είναι
κατά πολύ μεγαλύτερες του εσωτερικού. Ως εκ τούτου δεν χορηγούνται ΗΕΕ για κάθε μετακίνηση στελέχους 
για υπηρεσιακούς λόγους. Επιπλέον σε κάθε χορήγηση επιπλέον ΗΕΕ τα υποψη στελέχη εξαιρούνται αυτής.
2. Με τους μνημονιακους νόμους το επίδομα αυτό έχει περικοπεί κατά 20%. Με απόφαση του ΣτΕ του 2021 
απορρίφθηκε αίτημα επιστροφής των υποψη περικοπών…και τότε αρχίζει το «γλεντι», καθως:
α. Τον Απρίλιο 2022 επιβάλλονται ξαφνικά κρατήσεις 16% όχι μόνο στο βασικό επιδομσ αλλοδαπής που 
προϋπήρχαν, αλλά και στις προσαυξήσεις τεκνου και ενοικιου αυτού.
β. Με το υποψη νομοσχέδιο δρομολογουνται επιπλέον κρατήσεις 3% λόγω της δημιουργίας ενός ακόμη ταμείου 
από τα 4 που υπάρχουν.
Από τα παραπάνω είναι καταφανης μια άδικη και αδικαιολογητη στάση απέναντι στους υπηρετούν τες την 
Πατρίδα στο εξωτερικο εν ήδη τιμωρίας.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 

Το εν ενεργεία προσωπικό της ΠΑ ήδη πληρώνει εκ του βασικού 0,3% βάσει του ν 3943/11 Έπαυσε η εισφορά 
αλληλεγγύης για να ξαναμπεί από την πίσω πόρτα είτε με το 0,3% εκ του βασικού μισθού για το νέο ταμείο 
βοηθείας του εν ενεργεία προσωπικού είτε με το 1% υπερ ΝΙΜΤΣ για το εν αποστρατεία Στρατού και 
Αεροπορίας. Να αποσυρθεί το άρθρο 2 Μέρος Β διότι σύμφωνα με το πδ 432/83 και των συναφών διατάξεων 
και νόμων τα αναφερόμενα είναι υποχρέωση της πολιτείας και όχι του εν ενεργεία προσωπικού Στρατού και 
Αεροπορίας . Ο τρόπος είσπραξης εκ του βασικού μισθού για την δημιουργία κεφαλαίου ενός ταμείου με την 
εμπλοκή των Μετοχικών Ταμείων χωρίς να δίνει καμία αναφορά κίνησης των κεφαλαίων δίνει εντύπωση ότι η 
ΓΔΟΣΥ και το Γραφείο Νομοθεσίας του ΥΠΕΘΑ λειτουργούν με προχειρότητα . Η μέριμνα προσωπικού δεν 
μπορεί να πηγάζει από την τσέπη του προσωπικού.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 07:01 

Η παρ. 2 του άρθρου 6 πάσχει αντισυνταγματικότητα διότι συνιστά αδικαιολόγητη επέμβαση στα περιουσιακά 
δικαιώματα των μετόχων του ΕΛΠΣΞ. Οι κρατήσεις πρέπει να επιστρέφονται σε περίπτωση διακοπής της 
μετοχικής σχέσης.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:27 

Καταργήθηκε η εισφορά 1% και ΘΕΣΜΟΘΗΤΕΊΤΕ ΝΕΑ ΕΙΣΦΟΡΑ 0,3% για το ΣΞ! Δηλαδή, αποφασίζετε μόνοι σας 
νέες κρατήσεις για να εξυπηρετήσετε ποιούς? Απαράδεκτη και ανέντιμη κίνηση προς το προσωπικό του ΣΞ, το 
οποίο βρίσκεται στις επάλξεις 24/7. Επιπλέον επισημαίνω ότι αφού ούτε τη δικαιούμενη προκαταβολή από το 
εφάπαξ δεν καταβάλετε στα στελέχη που το ζητούν, τότε τους πόρους του νέου ταμείου που θα τους 
διαθέσετε? Για να είμαι ειλικρινής, μόλις βάλατε την πολιτική σας ταφόπλακα, μόνοι σας…
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:46 

1. Η εισφορά αλληλεγγύης του Μετοχικού Ταμείου που ήδη παρακρατείται από τον μισθό των στελεχών, δεν 
είναι επί της ουσίας εισφορά σε ένα Ταμείο αλληλοβοήθειας; Και πώς κατανέμονται τα έσοδα αυτά ως τώρα 
στα στελέχη; Οι εισφορές Αλληλεγγύης (Κρατήσεις υπέρ Δημοσίου) δεν έχουν παρόμοιο χαρακτήρα; Οι εν λόγω
εισφορές (αλληλεγγύης) δεν έχουν στόχο την οικονομική ενίσχυση των ευάλωτων πολιτών και στελεχών των 
ΕΔ; Αν προτίθεσθε να ακυρώσετε αυτές τις εισφορές, τα έσοδα των οποίων είναι πολλαπλάσια από το 0,3% του 
μισθού των στελεχών, θα καλυφθούν επαρκώς οι ανάγκες οικονομικής ενίσχυσης των στελεχών;
2. Αν επανέλθει ο 13ος και 14ος μισθός, και αυξηθούν οι μηνιαίες αποδοχές ειδικά για τα στελέχη που 
αμείβονται τα πρώτα χρόνια της σταδιοδρομίας τους και αντιμετωπίζουν δυσκολίες εξεύρεσης και καταβολής 
ενοικίου κατοικίας ή απόκτησης μεταφορικού μέσου (απαραίτητου για όσους εργάζονται σε περιοχές χωρίς 
δημόσια συγκοινωνία και κατόπιν περικοπών των Τακτικών Δρομολογίων για την εύκολη, ασφαλή και δωρεάν 
μετακίνηση των στελεχών από και προς την εργασία τους) ίσως δεν απαιτείται η οικονομική ενίσχυση των 
στελεχών των ΕΔ με την ίδρυση ξεχωριστού Ταμείου. Η αύξηση του διαθέσιμου εισοδήματος θα συνδράμει 
θετικά στο ηθικό των στελεχών, και δεν θα αναγκάζονται να ζητούν έκτακτη οικονομική βοήθεια από τους 
συναδέλφους τους.
3. Η μηνιαία εισφορά 0,3% που ήδη καταβάλλουν τα στελέχη υπέρ του Μετοχικού Ταμείου (βλ. Κρατήσεις 
Φύλλου Μισθοδοσίας), πως αξιοποιούνται;
4. Σύμφωνα με την Ανάλυση των Συνεπειών Ρύθμισης (Παράγραφος 14 – Άρθρο 7 και 13), το κεφάλαιο του 
Ταμείου Πρόνοιας έχει μη κερδοσκοπικό χαρακτήρα. Επομένως, πέραν των τόκων καταθέσεων γιατί 
προκύπτουν έσοδα από επενδύσεις; Και σε τι είδους επενδύσεις; Οι επενδύσεις ενέχουν ρίσκο απώλειας 
περιουσίας. Το έχουμε δει στο παρελθόν τόσο στην χώρα μας όσο και σε άλλες χώρες. Είναι ηθικό και 
οικονομικά βιώσιμο τα χρήματα ενός Ταμείου Πρόνοιας να επενδύονται σε χρηματιστηριακά προϊόντα; Μήπως 
τελικά αυτός είναι και ο στόχος του συγκεκριμένου Ταμείου; Η δημιουργία ενός δημόσιου fund με υποχρεωτική 
συμμετοχή των στελεχών των ΕΔ που θα επενδύει σε προϊόντα ελεύθερης αγοράς με ρίσκο, ή στο 
«σορτάρισμα» ομολόγων του Δημοσίου, αυξάνοντας πλασματικά τις επενδύσεις υπέρ του Δημοσίου και τα 
έσοδα αυτού;
5. Με την υποχρεωτική εισφορά των στελεχών των ΕΔ σε ένα επιπλέον Ταμείο, δεν καθίστανται αυτόματα (τα 
στελέχη) μέτοχοι αυτού τα Ταμείου; Δεν πρέπει να έχουν λόγο για το πώς και αν αυτά τα χρήματα πρέπει να 
επενδύονται. Με ποιο τρόπο εξασφαλίζεται η διαφάνεια τόσο στη διαχείριση όσο και την διάθεση των πόρων 
του Ταμείου;
6. Αφού από τη διαχείριση των πόρων θα προκύψουν έσοδα μέσω επενδύσεων γιατί οι μέτοχοι (στελέχη ΕΔ) 
των κεφαλαίων αυτών δεν είναι αποδέκτες των εσόδων αυτών (αφού δεν θα στείλουν όλοι τα παιδιά τους σε 
κατασκηνώσεις ή δεν έχουν τεκνοποιήσει, για να είναι αποδέκτες των ευεργετημάτων του Ταμείου), ή 
αποδέκτες μέρους του κεφαλαίου που δαπάνησαν επί 40 έτη, κατά την αποστρατεία τους;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:26 

Πως είναι δυνατόν να θέλετε να κάνετε νέο ταμείο με εισφορά 10πλασια ακόμα και του ήδη υπάρχοντος 
ΕΛΧΑΟΣ? Μάλιστα οι παροχές που αναφέρετε είτε καλύπτονται ήδη με άλλους τρόπους είτε αφορούν πολύ 
μικρό μέρος των συναδέλφων

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:48 

Ενώ η κυβερνητική πολιτική έχει βασική κατεύθυνση τη μείωση φόρων και άδικών εισφορών (βλέπε εισφορά 
αλληλεγγύης, κρατήσεις ν.4093/2012, μείωση ΕΝΦΙΑ) έρχεται το ΥΠΕΘΑ και θεσμοθετεί νέες κρατήσεις σε 
βάρος των εν ενεργεία στελεχών. Δηλαδή ωφελήθηκαν τα στελέχη απο την κατάργηση των ως άνω κρατήσεων
και παράλληλα επιβαρύνονται με νέες που αφορούν στη συγκρότηση ενός αβέβαιου οργανισμού. Έχει 
πραγματοποιηθεί μελέτη για τη διασφάλιση της ορθής λειτουργίας του εν λόγω οργανισμού βάσει ασφαλούς 
ύψους εισφορων ή απλά αντιγράφουμε τον οργανισμό του ΠΝ; Θα υπάρχει ανταποδοτικότητα ή δημιουργούμε 
ταμεία που θα κλείσουν σε σύντομο χρονικό διάστημα μη μπορώντας να υλοποιήσουν την αποστολή τους; Τα 
στελέχη ήδη επιβαρύνονται με κρατήσεις υπέρ ΜΤ, ΕΛΟΑ, ΕΚΟΕΜ, που θα φτάσει το πράμα

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:18 

Ως προς την παράγραφο 1.β) του Άρθρου 6:
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α. Η εφαρμογή δεκαπλάσιου ποσοστού κρατήσεων επί της ημερήσιας αποζημίωσης ειδκά για τους 
υπηρετούντες στο εξωτερικό στερείται λογικής, ειδικά από τη στιγμή που δεν υφίσταται οποιασδήποτε άλλης 
μορφής κλιμάκωση, μισθολογική, βαθμολογική ή άλλη.

β. Επιπλέον, πουθενά δεν αιτιολογείται η παραπάνω διαφοροποίηση σε ένα, κατά τα λοιπά, οριζόντιο μέτρο.

γ. Δεδομένου ότι οι υπηρετούντες στο εξωτερικό αποτελούν μικρό μόνο ποσοστό επί του συνόλου του 
προσωπικού των ΕΔ, η πρόσθετη συνεισφορά τους στον Ειδικό Λογαριασμό αναμένεται να είναι δυσανάλογη 
της επίπτωσης που θα έχουν οι σχεδιαζόμενες κρατήσεις στον προσωπικό και οικογενειακό τους 
προγραμματισμό.

δ. Με βάση τα παραπάνω, διαφαίνεται ότι η συγκεκριμένη διάταξη αντιμετωπίζει τους υπηρετούντες στο 
εξωτερικό στρατιωτικούς με τρόπο, ας μας επιτραπεί, «τιμωρητικό».

 18 Δεκεμβρίου 2022, 15:25 

Στην περίπτωση γ) της παρ. 1 η φράση «έσοδα από διάφορες επενδύσεις» χρήζει λεπτομερέστερης 
διατύπωσης. Σε τι θα επενδύει ο ΕΛΠΣΞ? για παράδειγμα δύναται να επενδύει σε ακίνητα μάλλον όχι, θα 
επενδύει σε μετοχές? Μέχρι ποιο ύψος των διαθεσίμων του, με απόφαση τίνος? είναι θέματα που θα πρέπει να 
καθοριστούν με ακρίβεια.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 

Χάριν της απλούστευσης των διαδικασιών η παρ. 2 χρήζει συμπληρώσεως ως εξής: Διαγράφεται η τελεία, στη 
θέση της τίθεται κόμμα και ακολουθεί η φράση «ενώ δύνανται να αναπροσαρμόζονται με ΚΥΑ των ανά 
περίπτωση αρμόδιων Υπουργών, κατόπιν σχετικής εισήγησης του ΔΣ/ΜΤΣ»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:17 

Στην υπόψη διάταξη συνεισφέρουν όλοι το ίδιο ποσοστό ανεξαρτήτου μισθολογικών αποδοχών, φαινόμενο που
αντιτεθείτε στην ισότητα καθότι μεταχειρίζεται καθέτως τα άνισα (μισθολογικά κλιμάκια) με τον ίδιο τρόπο και 
όχι κατά αναλογικότητα…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:52 

Κύριοι σοβαρευτείτε αντί να μας δώσετε αυτά που δικαιούμαστε μας κάνετε νέες κρατήσεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Και άλλη εισφορά απο το πουθενα. Για να πληρώσετε τα 600 στα σωματα ασφαλειας τα παίρνετε απο τα 
γνωστα κορόιδα. Κοπηκε με μιση καρδια η εισφορα του 1% και βαζετε νεα. Σε λίγους μήνες ομως θα τα βρειτε 
μπροστα σας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:21 

Εδώ δεν μας δίνετε τις υπηρεσίες 6 χρόνια τώρα, κυκλοφόρησε μια ΚΥΑ που μας δίνει 5 ώρες αντί για 8 για 
κάθε υπηρεσία, εσείς πάτε να φέρετε νέα εισφορά για κάλυψη αναγκών που ούτως ή άλλως οφειλατε να μας 
παρέχετε? Ε όχι δεν θα το δεχτούμε.. αν θέλετε να κάνετε το ταμείο αλλά με άλλους πόρους όχι από τις τσέπες 
μας πάλι.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:34 

Νέα κράτηση υπέρ του ΜΤΣ 0.3%..απο την πίσω πόρτα? Ε όχι κύριοι δεν θα περάσει
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:56 

Νέα κράτηση για τα στελέχη του Στρατού η κοροϊδία συνεχίζεται.Τους κόβουμε πανηγυρικά την έκτακτη 
εισφορά και στα κρυφά του βάζουμε να πληρώνουν την μόνιμη εισφορά 0.3% έτσι γιατί μας αρέσει και 
μπορούμε.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:25 

Ευχαριστούμε που μας βάζετε πάλι κρατήσεις.ειστε πολύ καλοί. Προτείνω να αυξηθεί σε 3% κ με αυτά τα 
χρήματα να πληρώνουμε τις υπηρεσίες που κάνουμε

Άρθρο 7

 18 Δεκεμβρίου 2022, 15:58 

Απαιτείται να οριοθετηθεί, σε απόλυτο μέγεθος, το ύψος στο οποίο δύναται να ανέρχεται το κεφάλαιο, 
κατ’ανώτατη τιμή.

Επίσης, δέον όπως καθοριστεί, ότι το κεφάλαιο (λ. 40) ή αντίστοιχος λογαριασμός ανάλογα ακολουθούμενου 
λογιστικού σχεδίου, δεν θα διανέμεται και να ενσωματωθεί επιπλέον πρόβλεψη για τυχόν αποθεματικό (λ.41), 
σε κάθε περίπτωση διακριτό από το κεφάλαιο, το οποίο υπό προϋποθέσεις και κατόπιν εισήγησης του ΔΣ/ΜΤΣ 
και απόφασης κ. ΥΕΘΑ θα δύναται να ενισχύει τα καθαρά έσοδα.

Επίσης απαιτείται, να καθοριστούν οι χρήσεις κατά τις οποίες ο Λογαριασμός δεν θα διανέμει τα καθαρά του 
έσοδα αλλά θα αποθεματοποιεί χάριν της βιωσιμότητάς του.

Τέλος, στην παρ. 1, Ο όρος «έκτακτες και απρόβλεπτες ανάγκες» για έναν λογαριασμό με σαφή αποστολή 
είναι γενικός και αόριστος και χρήζει συγκεκριμενοποίησης.

Στην παρ. 2 αναφέρεται το άρθρο 80. Τίνος νομοθετήματος δεν καθορίζεται.

Άρθρο 8

 18 Δεκεμβρίου 2022, 15:30 

Η περ. β) της παρ. 1 απαιτεί συμπλήρωση ως ακολούθως μετά την τελεία τίθεται η φράση και τις οικείες 
διατάξεις του ν.4270/14.

Απαιτείται στην παρ. 1 να προστεθεί περίπτωση γ) ως εξής: «Το ΔΣ/ΜΤΣ ευθύνεται, εντός του πλαισίου των 
αρμοδιοτήτων του, έναντι της ηγεσίας του Στρατού Ξηράς και του Υπουργού Εθνικής Άμυνας για πράξεις ή 
παραλείψεις που ζημιώνουν τον ΕΛΠΣΞ»

Η παρ. 2 απαιτεί αναδιατύπωσης ως εξής: «Η διαχείρηση του ΕΛΠΣΞ και ο λογιστική παρακολούθηση θα γίνεται
από υπηρεσία του Μ.Τ.Σ., η οποία θα στελεχώνεται αποκλειστικά από στρατιωτικό προσωπικό του Στρατού 
Ξηράς, στο οποίο θα προϊσταται Ανώτερος Αξιωματικός (Ο) από τους υπηρετούντες στο Μετοχικό Ταμείο 
Στρατού ή διατιθέμενος από το Γ.Ε.Σ./ΔΟΙ.

Η παρ. 5 απαιτεί αναδιατύπωσης ως ακολούθως: «Τα χρηματικά διαθέσιμα του ΕΛΠΣΞ τηρούνται σε ίδιους 
έντοκους τραπεζικούς λογαριασμούς, σύμφωνα με τα καθοριζόμενα στο άρθρο 69Α του ν. 4270/2014 (Α΄143)» 
Εφόσον, ο ΕΛΠΣΞ διοικείται από το ΔΣ/ΜΤΣ και εκτελεστικά από τον ΓΔ, παρέλκει κατά την άποψή μου, η 
αναγραφή με μέριμνα τίνος ανοίγεται ο λογαριασμός, εννοείται με μέριμνα του ΜΤΣ.

Επί του άρθρου δέον όπως συγκεκριμενοποιηθεί το ακολουθούμενο λογιστικό σύστημα με την προσθήκη νέας 
παραγράφου ενδεικτικά ως ακολούθως:

«Ο τρόπος της έγκρισης και πληρωμής κάθε δαπάνης και είσπραξης κάθε εσόδου, η τήρηση των βιβλίων 
(διοικητικών και λογιστικών), το λογιστικό σύστημα, τα θέματα σύνταξης του προϋπολογισμού, ισολογισμού 
και απολογισμού και ο εν γένει έλεγχος του ΕΛΠΣΞ διέπονται από τις ισχύουσες περί Ν.Π.Δ.Δ. διατάξεις σε 
συνδυασμό με αυτές που ισχύουν για το Μ.Τ.Σ., κατισχυουσών των πρώτων.»

Επίσης θα πρέπει να καθοριστεί, εάν ο ΕΛΠΣΞ θα λειτουργεί υπό το ΑΦΜ του ΜΤΣ. Για λόγους απλούστευσης 
των διαδικασιών προτείνεται να λειτουργεί υπό διακριτό ΑΦΜ, εξάλλου σχετική παρόμοια πρόβλεψη υφίσταται
στην υπό στοιχεία Φ.952/2/127489/26-02-2009 ΚΥΑ για τους ΕΛΟΑ, όπου ορίζεται ότι «Οι Αριθµοί Φορολογικού
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Μητρώου των Ειδικών Λογαριασµών Αλληλοβοηθείας, παραµένουν οι ίδιοι και οι δοσοληψίες διενεργούνται 
ανεξάρτητα εκείνων των Μετοχικών Ταµείων», επίσης και ο ΕΚΟΕΜΣ λειτουργεί υπό διακριτό ΑΦΜ.

Τέλος απαιτείται, κατά την άποψή μου, να καθοριστεί, ότι λοιπά θέματα που αφορούν τον ΕΛΠΣΞ θα 
καθοριστούν με έκδοση Υπουργικής απόφασης, ενδεικτικώς ως ακολούθως:

«Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας δημοσιευόμενη στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως μετά από 
πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, ρυθμίζονται τα της οργανώσεως, 
λειτουργίας και διαχειρίσεως του κεφαλαίου του Ειδικού Λογαριασμού, καθώς και κάθε άλλη λεπτομέρεια για 
την εφαρμογή του παρόντος».

Άρθρο 9

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:08 

– Το Σύνταγμα, με το άρθρο 22 παρ. 5, κατοχυρώνει το θεσμό της κοινωνικής ασφάλισης των εργαζομένων και 
ανάγει τη μέριμνα για την προαγωγή του σε σκοπό του Κράτους. Βασικό περιεχόμενο της κοινωνικής 
ασφάλισης αποτελεί η, έναντι καταβολής εισφοράς, προστασία του ασφαλισμένου από την επέλευση κινδύνων 
(γήρας, ασθένεια, αναπηρία κλπ.) οι οποίοι αναιρούν την ικανότητά του να εργάζεται (ασφαλιστικοί κίνδυνοι), 
και, συνακόλουθα, τείνουν να υποβαθμίσουν τις συνθήκες διαβίωσής του. Εφόσον επέλθει ο ασφαλιστικός 
κίνδυνος, ο ασφαλισμένος παύει να καταβάλλει εισφορές και αποκτά, κατ’ αρχήν, αξίωση έναντι του 
ασφαλιστικού φορέα να του χορηγήσει παροχή, η οποία, χωρίς να απαιτείται να αντιστοιχεί ευθέως σε 
καταβληθείσες εισφορές του ή να αντισταθμίζει πλήρως την απώλεια του εισοδήματος του, πρέπει να είναι 
ικανή να του εξασφαλίσει ικανοποιητικό επίπεδο διαβιώσεως, όσο το δυνατόν εγγύτερο προς εκείνο που είχε 
κατακτήσει κατά τη διάρκεια του εργασιακού του βίου. Πέραν του ανωτέρω δημοσίου σκοπού, μέσω του 
θεσμού της κοινωνικής ασφάλισης, εκδηλώνεται -όπως και μέσω της κοινωνικής πρόνοιας- η κοινωνική 
αλληλεγγύη και ασκείται κοινωνική πολιτική, ειδικότερα δε, αναδιανομή εισοδήματος με σκοπό την άμβλυνση 
κοινωνικών αντιθέσεων και ανισοτήτων.
Από τα παραπάνω προκύπτει σαφώς ότι η κοινωνική ασφάλιση αναγνωρίζεται από το Σύνταγμα ως θεσμική 
εγγύηση των εργαζομένων, στο πλαίσιο της οποίας ο κοινός νομοθέτης, διαθέτοντας ευρεία προς τούτο 
εξουσία και λαμβάνοντας υπόψη τις εκάστοτε κρατούσες κοινωνικές και οικονομικές συνθήκες, θέτει τους 
κανόνες για την ασφαλιστική κάλυψη και προστασία του εργαζόμενου πληθυσμού έναντι των 
προαναφερθέντων ασφαλιστικών κινδύνων. Ομοίως των προαναφερομένων, με το άρθρο 21 του Συντάγματος 
προβλέπεται η πρόνοια του Κράτους για την υγεία των πολιτών.
– Στο άρθρο 1 του Πρώτου Προσθέτου Πρωτοκόλλου της Ευρωπαϊκής Σύμβασης για την προστασία των 
δικαιωμάτων του ανθρώπου και των θεμελιωδών ελευθεριών (ΕΣΔΑ), το οποίο κυρώθηκε μαζί με τη Σύμβαση, 
με το άρθρο πρώτο του ν.δ. 53/1974 (Α’ 256), ορίζεται ότι «Παν φυσικόν ή νομικόν πρόσωπον δικαιούται 
σεβασμού της περιουσίας του. Ουδείς δύναται να στερηθή της ιδιοκτησίας αυτού ειμή δια λόγους δημοσίας 
ωφελείας…». Με τις διατάξεις αυτές κατοχυρώνεται ο σεβασμός της περιουσίας του προσώπου, το οποίο 
μπορεί να τη στερηθεί μόνον για λόγους δημοσίας ωφελείας. Στην έννοια της περιουσίας, η οποία έχει 
αυτόνομο περιεχόμενο, ανεξάρτητο από την τυπική κατάταξη των επιμέρους περιουσιακών δικαιωμάτων στο 
εσωτερικό δίκαιο, περιλαμβάνονται όχι μόνον τα εμπράγματα δικαιώματα, αλλά και όλα τα δικαιώματα 
«περιουσιακής φύσεως», καθώς και τα κεκτημένα «οικονομικά συμφέροντα». Καλύπτονται, κατ’ αυτόν τον 
τρόπο, και τα ενοχικής φύσεως περιουσιακά δικαιώματα και, ειδικότερα, απαιτήσεις που απορρέουν από 
έννομες σχέσεις του δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου.– Με τις υπό διαβούλευση διατάξεις επιχειρείται η 
θεσμοθέτηση, πλέον των ήδη υφιστάμενων Ειδικών Λογαριασμών και Κλάδων υπό των Μετοχικών Ταμείων των
ΕΔ, δύο ακόμη Ειδικών Λογαριασμών, με κύρια δικαιολόγηση την υφιστάμενη λειτουργία του Ταμείου Πρόνοιας
του ΠΝ, χωρίς να τεκμαίρεται επ’ ουδενί ή να επιχειρείται να στοιχειοθετηθεί η αναγκαιότητα σύστασης 
τέτοιων το έτος 2023, ήτοι περί τα 70 χρόνια μετά τη σύσταση του τότε «Ταμείου Πρόνοιας Β.Ν.» (νυν ΕΛΠΝ). 
Συναφώς, το γεγονός ότι οι εν λόγω διατάξεις στερούνται λεπτομερούς αιτιολογικής εκθέσεως, τεκμαίρει και 
την απουσία οποιασδήποτε μελέτης σκοπιμότητας ή/και τεχνοοικονομικής αναλογιστικής μελέτης 
βιωσιμότητας, υπερθεματίζεται δε πρόδηλα και από την αντιγραφή, στο μεγαλύτερο εύρος, των διατάξεων του
ΕΛΠΝ (το πλαίσιο των οποίων διαμορφώθηκε το 1954!), κυρίως με την πρόβλεψη της κράτησης 0,3% σε βάρος 
των αποδοχών (ήτοι του κεκτημένου οικονομικού συμφέροντος, της περιουσίας) των στελεχών.Με βάση τα 
προεκτεθέντα, χρήζουν αναλογισμού οι παρακάτω ερωτήσεις/ζητήματα:– Εξετάστηκε το θεσμικό πλαίσιο των 
παροχών που καλύπτονταν το 1954 (και ενδεχομένως οδήγησε στη θεσμοθέτηση του νυν ΕΛΠΝ), δεδομένου ότι 
τότε ίσχυε το Σύνταγμα του 1952, που λόγω των ιδιαίτερων κοινωνικοπολιτικών συνθηκών που επικράτησαν 
κατά την κατάρτισή του, υπήρξε συντηρητικό και σε μεγάλο βαθμό προσκολλημένο στα συνταγματικά κείμενα 
του 1864 και του 1911;– Εξετάστηκε γιατί ο νομοθέτης επέλεξε το 1954 να θεσμοθετήσει ένα αναδιανεμητικό 
σύστημα κάλυψης δαπανών που δεν αναγνωρίζει το Δημόσιο και εάν οι ίδιοι λόγοι εξακολουθούν να 
υφίστανται 70 χρόνια μετά, καθώς και εάν τυγχάνουν ερείσματος βάσει των σύγχρονων συνταμγατικών 
διατάξεων;– Εξετάστηκε η περίπτωση κατάργησης του ΕΛΠΝ, δεδομένου ότι μόνο ένας Κλάδος έφερε 
διαχρονικά τέτοιο Ειδικό Λογαριασμό, ενώ ο ΣΞ και η ΠΑ όχι;– Εξετάστηκε (με αναλογιστική μελέτη) εάν τα 
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Μετοχικά Ταμεία των Κλάδων θα μπορούσαν να χρηματοδοτήσουν, από τα έσοδα των υφιστάμενων κρατήσεων
που ήδη λαμβάνουν, τις εν λόγω «ανάγκες» (διά της προσαρμογής των νόμων που διέπουν το σκοπό – 
λειτουργία τους); Η εισφορά αλληλεγγύης που αποδίδονταν όλα τα τελευταία χρόνια στα ΜΤ δεν θα μπορούσε 
να αξιοποιηθεί για τις ανάγκες αυτές;– Ποιος είναι ο λόγος που τίθεται ως πρόβλεψη η παροχή δανείων από 
ακόμη έναν φορέα πέραν των ίδιων των Μετοχικών Ταμείων; Γιατί τα άτοκα δάνεια για έκτακτες ανάγκες 
έχουν συμπεριληφθεί (βάσει του άρθρου 4) στις παροχές βοηθήματος για δαπάνες που δεν αναγνωρίζει το 
Δημόσιο κατ’ εφαρμογή του π.δ. 432/1983 (Α’ 162) ή συμπληρωματικού βοηθήματος για δαπάνες που 
αναγνωρίζει το Δημόσιο, αφού μόνο τέτοιες δεν μπορούν να θεωρηθούν; Πώς είναι δυνατόν να τεθούν 
ορθολογικά και αξιοκρατικά κριτήρια, βάσει του άρθρου 4 του Συντάγματος, στην κατ’ εξουσιοδότηση έκδοσης
ΥΑ για την παροχή άτοκων δανείων; Είναι δυνατό να υλοποιηθεί αυτό αξιοκρατικά σε ρεαλιστική και πρακτική 
βάση;– Εξετάστηκε το σύστημα πρόνοιας ΕΔ άλλων Κρατών (π.χ. ΗΠΑ); Οι στρατοί, ανεπτυγμένων ή ακόμη και 
αναπτυσσόμενων κρατών, φέρουν Μετοχικά Ταμεία, Ειδικούς Κλάδους και τόσους Ειδικούς Λογαριασμούς 
όσους εμείς για να εξυπηρετήσουν τους ίδιους (ή μάλλον) περισσότερους σκοπούς;– Έχουν διερευνηθεί οι 
αδυναμίες των αναδιανεμητικών συστημάτων τέτοιου τύπου όπως αυτών των Ειδικών Λογαριασμών; Πώς είναι 
δυνατόν να ορίζεται ότι δεν υπάρχει επιστροφή των διενεργούμενων κρατήσεων όταν στρατιωτικός, που 
τυγχάνει ουσιαστικά μέτοχος, υπάρχει περίπτωση να μην απολάβει ποτέ οποιασδήποτε ωφέλειας από τους εν 
λόγω Λογαριασμούς;– Παρουσιάστηκε το μεσοσταθμικό κόστος επιβάρυνσης ανά στέλεχος; Ενδεικτικά, με βάση
τη δημοσιευθείσα κατανομή του Π/Υ του ΥΠΕΘΑ, δε θα οδηγηθούμε να έχουμε μία μέση επιβάρυνση της τάξης 
των 55-60 € ετησίως για τα στελέχη; Λήφθηκε κάτι τέτοιο υπόψη μετά από τις περικοπές των αποδοχών που 
έχουν εφαρμοστεί από το 2010 και έπειτα; Λήφθηκε υπόψη η τρέχουσα συγκυρία της πληθωριστικής πίεσης; 
Λήφθηκε υπόψη ότι ενώ καταργείται μία εισφορά αλληλεγγύης, παράλληλα θεσμοθετείται ουσιαστικά μία 
άλλη;– Γιατί η προς θεσμοθέτηση νέα κράτηση 0,3% μπορεί μελλοντικά μέχρι και να υπερ-τριπλασιαστεί (έως 
1%) βάσει της παρ. του άρθρου 78 του ιδίου σχεδίου νόμου); Θεωρείται πιθανό π.χ. στο ΣΞ να απαιτούνται 
10.000.000 € αντί για 3.000.000 € ετήσια έσοδα; Συνεπώς, δεν υπήρξε σχετική αναλογιστική μελέτη παρά μόνο 
η χρήση των διατάξεων που ισύχουν για το ΠΝ;Με βάση όλα τα ανωτέρω, παρακαλείσθε όπως εξετάσετε την 
απόσυρση των εν σχετικών άρθρων – προβλέψεων, τη μελέτη από μηδενική βάση της αναγκαιότητας 
δημιουργίας των εν λόγω ΕΛ, με παράλληλη εξέταση της κατάργησης του ΕΛΠΝ, σκεπτόμενοι μακροπρόθεσμα 
και υπό το πρίσμα λειτουργίας άλλων κρατών και όχι δέσμιοι της χρήσης διατάξεων του παρελθόντος ως 
πανάκεια προετοιμασίας νέων νομοθετημάτων και δη «μέριμνας προσωπικού».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:34 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:42 

Να αποσυρθεί το άρθρο 2 Μέρος Β διότι σύμφωνα με το πδ 432/83 και των συναφών διατάξεων και νόμων τα 
αναφερόμενα είναι υποχρέωση της πολιτείας και όχι του εν ενεργεία προσωπικού Στρατού και Αεροπορίας . Ο 
τρόπος είσπραξης εκ του βασικού μισθού για την δημιουργία κεφαλαίου ενός ταμείου με την εμπλοκή των 
Μετοχικών Ταμείων χωρίς να δίνει καμία αναφορά κίνησης των κεφαλαίων δίνει εντύπωση ότι η ΓΔΟΣΥ και το 
Γραφείο Νομοθεσίας του ΥΠΕΘΑ λειτουργούν με προχειρότητα . Έπαυσε η εισφορά αλληλεγγύης για να 
ξαναμπεί από την πίσω πόρτα είτε με το 0,3% εκ του βασικού μισθού για το νέο ταμείο βοηθείας του εν 
ενεργεία προσωπικού είτε με το 1% υπερ ΝΙΜΤΣ για το εν αποστρατεία Στρατού και Αεροπορίας Η μέριμνα 
προσωπικού δεν μπορεί να πηγάζει από την τσέπη του προσωπικού

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:54 

Οι οργανισμοί που θέλετε να θεσμοθετήσετε στα πρότυπα του ΠΝ έχουν σημαντικά προβλήματα. Συνοπτικά τα 
αναφέρω παρακάτω :

1. Το όλο οικοδόμημα στηρίζεται στη φιλοσοφία του «διανεμητικού συστήματος» δηλαδή πληρώνουν οι τωρινοί
ασφαλισμένοι τα έξοδα του εν λόγω οργανισμού. Η φιλοσοφία αυτή έχει καταστεί προβληματική, είναι τύπου 
«ρεφενέ» δλδ να τσοντάρουμε όλοι μαζί για να πάρουμε κάτι…..και δεν απεικονίζει σοβαρότητα και 
ασφαλιστική βιωσιμότητα. Εάν επιθυμείτε τη δικαιολόγηση των εν λόγω δαπανών θεσμοθετήστε τις καθ’ αυτού
δαπάνες και όχι «δούρειους ίππους» μέσω των οποίων θα πραγματοποιείτε τις δαπάνες αυτές.

2. Το πδ. 432/1983 δεν έχει ουδεμία σχέση με την καταβολή άτοκων δανείων, εξόδων κατασκηνώσεων, 
δικηγορικών αμοιβών κλπ κλπ, η διασύνδεση του στερείται σοβαρότητας τουλάχιστον.
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3. Στελέχη που θα καταβάλλουν μηνιαίες εισφορές και δεν θα χρειαστεί να λάβουν κάποιες από τις χορηγίες 
των εν λόγω οργανισμών θα χάνουν τις εισφορές τους. Άρα τίθεται ζήτημα έλλειψης ανταποδοτικότητας και 
συνταγματικότητας.

4. Η βασική αρχή είναι η μείωση των φόρων και εισφορών και το ΥΠΕΘΑ επιβαρύνει τα στελέχη του με νέες 
εισφορές, αμφιβόλου ανταποδοτικότητας!!Παρακαλώ για την απόσυρση του.

Άρθρο 10

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:04 

Να ισχύσουν τα ίδια στις παρατηρήσεις που έγραψα και για το ΣΞ όσον αφορά το «υπό την προϋπόθεση ότι 
αντίδικος δεν είναι οι Ένοπλες Δυνάμεις»

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:53 

Από πού προκύπτει η ανάγκη ίδρυσης ενός τέτοιου ταμείου; Αφού είναι αλληλοβοήθειας δεν θα έπρεπε να 
ερωτηθούν τα στελέχη και να είναι σε εκούσια βάση; Δεν αναφέρεται τίποτα το συγκεκριμένο εκτός από το ότι 
θα προστεθεί ακόμα μία κράτηση στους μισθούς των στελεχών

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:20 

Πώς προκύπτει η πραγματική ανάγκη δημιουργίας του Ταμείου Πρόνοιας (Αλληλοβοήθειας); Υπήρξε κάποια 
μελέτη σκοπιμότητας ή έρευνα; Αν ναι γιατί τα αποτελέσματα δεν έχουν δημοσιοποιηθεί ή ανακοινωθεί στα 
στελέχη που καλούνται να δημιουργήσουν το Ταμείο;

Πέραν των 6 αναγκών κάλυψης δαπανών που αποτυπώνονται στο παρόν άρθρο, στην Ανάλυση Συνεπειών 
Ρύθμισης, αναφέρονται οι ακόλουθοι λόγοι για τη δημιουργία ενός ξεχωριστού Ταμείου Πρόνοιας 
(Αλληλοβοήθειας):

α. Αφού έχει Ταμείο Πρόνοιας (Αλληλοβοήθειας) το Πολεμικό Ναυτικό από το 1954, πρέπει να αποκτήσουν και 
τα υπόλοιπα Σώματα.

β. «Οι διατάξεις του ισχύοντος θεσμικού πλαισίου, που αφορά στην ένταξη των στελεχών των Ενόπλων 
Δυνάμεων σε ειδικές καταστάσεις για λόγους υγείας δυσχεραίνουν τη λήψη σχετικής απόφασης από το 
ανώτατο συμβούλιο του οικείου Κλάδου ή από το Συμβούλιο Αρχηγών Γενικών Επιτελείων (ΣΑΓΕ) και 
δημιουργούν στρεβλώσεις στην εύρυθμη λειτουργία της υπηρεσίας»

Επομένως προκύπτουν τα ακόλουθα ερωτήματα:

1. Ποιες μπορεί να είναι αυτές οι ειδικές καταστάσεις που εντάσσονται τα στελέχη για λόγους υγείας; Μία 
ενδεχόμενη αναπηρία; Μία αναρρωτική άδεια;

2. Τι είδους αποφάσεις δεν δύναται να λάβει το Ανώτατο Συμβούλιο; Την ένταξη ενός στελέχους π.χ. σε 
καθεστώς υπηρεσίας γραφείου για λόγους υγείας, ή την χορήγηση αναρρωτικής άδειας; και απαιτείται 
οικονομική ενίσχυση για την λήψη τέτοιων αποφάσεων;

3. Οι δαπάνες υγειονομικής περίθαλψης δεν είναι εξασφαλισμένες για τα Στελέχη των ΕΔ; Και αν υπάρχουν 
κατηγορίες που δεν καλύπτονται, π.χ φάρμακα υψηλού κόστους για τη θεραπεία καρκίνου, ή γυναικολογικές 
εξετάσεις και επεμβάσεις, γιατί αυτές οι περιπτώσεις δεν εντάσσονται στις κατηγορίες που καλύπτονται από το
Δημόσιο;

4. Οι δαπάνες εξόδων κηδείας δεν καλύπτονται ήδη; Αναφέρεστε στην κηδεία εν ενεργεία στελέχους; Αφορά 
και στελέχη σε αποστρατεία και τα μέλη αυτώ; Και αν δεν καλύπτονται στο 100%, (π.χ. έξοδα μεταφοράς σε 
απομακρυσμένη περιοχή), ο μισθός του στελέχους ή σύνταξη αποστράτου δεν επαρκεί για την κάλυψη αυτών 
των αναγκών;

5. Ποιες είναι οι ανάγκες υγείας που ένα έκτακτο οικονομικό βοήθημα θα έρθει να καλύψει; Εάν π.χ. ένα 
στέλεχος έχει ανάγκη από οδοντιατρική αγωγή γιατί απαιτείται η δημιουργία ξεχωριστού Ταμείου για την 
κάλυψη αυτών των αναγκών;

6. Οι δημόσιες κατασκηνώσεις δεν παρέχονται δωρεάν στους πολίτες; Στα έξοδα δαπάνης παιδικών 
κατασκηνώσεων θα καλύπτονται και οι ιδιωτικές κατασκηνώσεις; Η ψυχαγωγία και ενασχόληση με 
δραστηριότητες των παιδιών δεν είναι «ατομική ευθύνη» του στελέχους; Αν προκύπτει ανάγκη οικονομικής 
ενίσχυσης των οικογενειών με τέκνα, μήπως αυτό σημαίνει ότι δεν αμείβονται επαρκώς;

146 

149



7. Οι δικηγορικές αμοιβές για υποθέσεις που σχετίζονται με την εκτέλεση υπηρεσιακών καθηκόντων, δεν 
καλύπτονται ήδη; Και αν όχι, γιατί αυτά δεν βαρύνουν τον προϋπολογισμό του Νομικού Σώματος (ως έξοδα 
νομικής εκπροσώπησης) αλλά ζητείται να καλυφθούν από το εισόδημα όλων των στελεχών;

8. Με ποια κριτήρια θα αποφασίζει η Διοίκηση του Ταμείου ότι οι ειδικές ανάγκες του στελέχους τον καθιστούν 
δικαιούχο ενός άτοκου δανείου; Και ποιο το ύψος αυτού του δανείου; Δεν υπάρχουν ήδη κατηγορίες 
χαμηλότοκων δανείων που τα στελέχη δύνανται να αποκτήσουν από το Μετοχικό Ταμείο; Αν αυτά τα δάνεια 
έχουν καταργηθεί λόγω μνημονιακών υποχρεώσεων, ή δημοσιονομικού κόστους, γιατί δεν επανέρχονται;

9. Τέλος, αν στο γενικό πλαίσιο ενός Κράτους Πρόνοιας, έχει διαπιστωθεί η έλλειψη παροχών και οικονομικών 
βοηθημάτων στους πολίτες, τότε γιατί δεν εντάσσονται αυτές οι κατηγορίες στο γενικό Κράτος Πρόνοιας 
(ΟΠΕΚΑ ή ΕΦΚΑ), ή στις παροχές του Μετοχικού Ταμείου; Γιατί αυτές οι παροχές πρέπει να βαρύνουν το 
εισόδημα των στελεχών για τη δημιουργία ενός επιπλέον Ταμείου που αυξάνει την γραφειοκρατία και την 
πιθανή ανάγκη επιπλέον στελέχωσης του υπάρχοντος προσωπικού του Μετοχικού Ταμείου;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Πραγματικά είναι απίστευτο! Πώς μπλέκετε το πδ.432/1983 που αφορά στην υγειονομική περίθαλψη με τα 
ΑΤΟΚΑ ΔΑΝΕΙΑ, τις ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΕΣ ΑΜΟΙΒΕΣ, τις ΠΑΙΔΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΗΝΩΣΕΙΣ….πραγματικά δεν ξέρω εάν πρέπει να 
γελάσει κανείς ή να κλάψει.

Επιπλέον, τα υφιστάμενα ταμεία ΥΠΕΘΑ χορηγούν δάνεια, επομένως ποιό το νόημα να χορηγηθούν άτοκα 
δάνεια απο το συγκεκριμένο ταμείο. Για τι ποσά μιλάμε; Έχει πραγματοποιηθεί μελέτη για τη διασφάλιση της 
ορθής λειτουργίας του εν λόγω οργανισμού βάσει ασφαλούς αναλογικότητας εισφορών – παροχών; Θεωρώ ότι 
όσα δεν σχετίζονται με το παραπάνω πδ πρέπει να διαγραφούν.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 

τελείως ασαφές και έωλο! ότι να ‘ναι!

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:25 

Η ίδρυση νέου ειδικού λογαριασμού για τους επικαλούμενους λόγους είναι άδικη για τα στελέχη της 
ΠΑ,καθόσον τα επιβαρύνει τα στελέχη για παροχές που ήδη οφείλει το κράτος να τους χορηγεί. Ειδικότερα:
α) Το ΠΔ 432/1983 μετρά 40 χρόνια ηλικίας και χρήζει αναθεώρησης για να προσαρμοστεί στα νέα κοινωνικά, 
οικονομικά και υγειονομικά δεδομένα. Τα άλλα ασφαλιστικά ταμεία ήδη προσφέρουν περισσότερες παροχές 
στους ασφαλισμένους τους (π.χ. γυαλιά οράσεως στα μέλη των οικογενειών, νοσηλεία σε ιδιωτικά νοσοκομεία,
εξωσωματική γονιμοποίηση κλπ) που οι στρατιωτικοί δεν τα έχουν. Αφού αναγνωρίζεται η ανάγκη κάλυψης 
νέων ειδών δαπάνης υγειονομικής περίθαλψης ή η συμπληρωματική κάλυψη υφισταμένων, απλά θα πρέπει να 
εξουσιδοτηθεί ο ΥΕΘΑ να αναθεωρήσει το υπόψη ΠΔ, όχι να επιδιωχθεί η εύκολη λύση επιβολής μιας νέας 
εισφοράς στους στρατιωτικούς.
β) Αντιστοίχως, όλα τα ασφαλιστικά ταμεία καλύπτουν τα έξοδα κηδείας των ασφαλισμένων τους. Οι 
στρατιωτικοί, αν δεν αποβιώσουν κατά τη διάρκεια διατεταγμένης υπηρεσίας, πρέπει να τα καλύπτουν από την
τσέπη τους;
γ) Έκτακτα οικονομικά βοηθήματα για κάλυψη αναγκών υγείας, κατ’ αρχήν δεν θα έπρεπε να απαιτούνται. Το 
κράτος, δια των ασφαλιστικών φορέων, θα έπρεπε να καλύπτει πλήρως τις αποδεδειγμένες ανάγκες 
υγειονομικής περίθαλψης των πολιτών του. Στην προκείμενη περίθαλψη, ας τα καταβάλλει το ΓΕΑ από τον 
τακτικό προϋπολογισμό του για υγειονομική περίθαλψη. Για εν ενεργεία στελέχη μιλάμε, που πρέπει να 
απευθύνονται στην φυσική ηγεσία τους για να τους λύνει τα προβλήματα, όχι να παρακαλάνε τον διευθυντή 
και τα μέλη του ΔΣ του ΜΤΑ.
δ) Οι παιδικές κατασκηνώσεις είναι για τέκνα σε συγκεκριμένες ηλικίες και αφορούν πολύ λίγους που θέλουν 
και μπορούν να πάνε. Είναι άδικο να επιβαρύνονται όλα τα στελέχη για αυτό. Τα άλλα ασφαλιστικά ταμεία ήδη
καλύπτουν τη σχετική δαπάνη. Εδώ πάτε να τα πάρετε έμμεσα από τους ασφαλισμένους;
ε) Οι δικηγορικές αμοιβές ήδη καλύπτονται βάσει του Άρθρου 64 του Ν.3883/2010. Αν δεν επαρκεί το ύψος του
χορηγούμενου ποσού,να αναθεωρηθεί το αντίστοιχο Π.Δ. που εκδίδεται κατ’ εξουσιοδότηση του νόμου, με 
πρωτοβουλία του ΥΕΘΑ.
στ) Άτοκα δάνεια για έκτακτες ανάγκες, χωρίς να καθορίζονται ρητά τα κριτήρια και οι διαδικασίες; Λίγο-πολύ,
όλοι οι στρατιωτικοί έχουν ανάγκες. Ποιος θα πρωτοπάρει άτοκο δάνειο; Θα μείνουν χρήματα για τους 
υπόλοιπους σκοπούς; Θα ενημερώνονται οι υπόλοιποι δικαιούχοι που περιμένουν τη σειρά τους ποιος και γιατί 
πήρε άτοκο δάνειο πριν από αυτούς; Ή θα μοιραστούν τελικά τα χρήματά μας σε φίλους και ημέτερους, όπως 
γίνεται πάντα;
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Παρακαλώ, αποσύρετε τελείως τα άρθρα περί ίδρυσης του ΕΛΠΠΑ. Αποτελούν προσβολή για τα ε.ε. στελέχη 
της ΠΑ. Αν θέλετε να επιδείξετε πραγματική μέριμνα, εξισώστε τις ασφαλιστικές παροχές με αυτές που δίνουν 
τα άλλα ασφαλλστικά ταμεία, εις βάρος του Δημοσίου και όχι των στελεχών που ήδη δυσκολεύονται να 
κλείσουν τρύπες στον οικογενειακό προϋπολογισμό. Ακούσαμε για την κατάργηση του 1% για εισφορά 
αλληλεγγύης και χαρήκαμε. Πάτε τώρα να τα πάρετε πίσω με άλλη πρόφαση;

Άρθρο 12

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

– Το Σύνταγμα, με το άρθρο 22 παρ. 5, κατοχυρώνει το θεσμό της κοινωνικής ασφάλισης των εργαζομένων και 
ανάγει τη μέριμνα για την προαγωγή του σε σκοπό του Κράτους. Βασικό περιεχόμενο της κοινωνικής 
ασφάλισης αποτελεί η, έναντι καταβολής εισφοράς, προστασία του ασφαλισμένου από την επέλευση κινδύνων 
(γήρας, ασθένεια, αναπηρία κλπ.) οι οποίοι αναιρούν την ικανότητά του να εργάζεται (ασφαλιστικοί κίνδυνοι), 
και, συνακόλουθα, τείνουν να υποβαθμίσουν τις συνθήκες διαβίωσής του. Εφόσον επέλθει ο ασφαλιστικός 
κίνδυνος, ο ασφαλισμένος παύει να καταβάλλει εισφορές και αποκτά, κατ’ αρχήν, αξίωση έναντι του 
ασφαλιστικού φορέα να του χορηγήσει παροχή, η οποία, χωρίς να απαιτείται να αντιστοιχεί ευθέως σε 
καταβληθείσες εισφορές του ή να αντισταθμίζει πλήρως την απώλεια του εισοδήματος του, πρέπει να είναι 
ικανή να του εξασφαλίσει ικανοποιητικό επίπεδο διαβιώσεως, όσο το δυνατόν εγγύτερο προς εκείνο που είχε 
κατακτήσει κατά τη διάρκεια του εργασιακού του βίου. Πέραν του ανωτέρω δημοσίου σκοπού, μέσω του 
θεσμού της κοινωνικής ασφάλισης, εκδηλώνεται -όπως και μέσω της κοινωνικής πρόνοιας- η κοινωνική 
αλληλεγγύη και ασκείται κοινωνική πολιτική, ειδικότερα δε, αναδιανομή εισοδήματος με σκοπό την άμβλυνση 
κοινωνικών αντιθέσεων και ανισοτήτων.
Από τα παραπάνω προκύπτει σαφώς ότι η κοινωνική ασφάλιση αναγνωρίζεται από το Σύνταγμα ως θεσμική 
εγγύηση των εργαζομένων, στο πλαίσιο της οποίας ο κοινός νομοθέτης, διαθέτοντας ευρεία προς τούτο 
εξουσία και λαμβάνοντας υπόψη τις εκάστοτε κρατούσες κοινωνικές και οικονομικές συνθήκες, θέτει τους 
κανόνες για την ασφαλιστική κάλυψη και προστασία του εργαζόμενου πληθυσμού έναντι των 
προαναφερθέντων ασφαλιστικών κινδύνων. Ομοίως των προαναφερομένων, με το άρθρο 21 του Συντάγματος 
προβλέπεται η πρόνοια του Κράτους για την υγεία των πολιτών.
– Στο άρθρο 1 του Πρώτου Προσθέτου Πρωτοκόλλου της Ευρωπαϊκής Σύμβασης για την προστασία των 
δικαιωμάτων του ανθρώπου και των θεμελιωδών ελευθεριών (ΕΣΔΑ), το οποίο κυρώθηκε μαζί με τη Σύμβαση, 
με το άρθρο πρώτο του ν.δ. 53/1974 (Α’ 256), ορίζεται ότι «Παν φυσικόν ή νομικόν πρόσωπον δικαιούται 
σεβασμού της περιουσίας του. Ουδείς δύναται να στερηθή της ιδιοκτησίας αυτού ειμή δια λόγους δημοσίας 
ωφελείας…». Με τις διατάξεις αυτές κατοχυρώνεται ο σεβασμός της περιουσίας του προσώπου, το οποίο 
μπορεί να τη στερηθεί μόνον για λόγους δημοσίας ωφελείας. Στην έννοια της περιουσίας, η οποία έχει 
αυτόνομο περιεχόμενο, ανεξάρτητο από την τυπική κατάταξη των επιμέρους περιουσιακών δικαιωμάτων στο 
εσωτερικό δίκαιο, περιλαμβάνονται όχι μόνον τα εμπράγματα δικαιώματα, αλλά και όλα τα δικαιώματα 
«περιουσιακής φύσεως», καθώς και τα κεκτημένα «οικονομικά συμφέροντα». Καλύπτονται, κατ’ αυτόν τον 
τρόπο, και τα ενοχικής φύσεως περιουσιακά δικαιώματα και, ειδικότερα, απαιτήσεις που απορρέουν από 
έννομες σχέσεις του δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου.– Με τις υπό διαβούλευση διατάξεις επιχειρείται η 
θεσμοθέτηση, πλέον των ήδη υφιστάμενων Ειδικών Λογαριασμών και Κλάδων υπό των Μετοχικών Ταμείων των
ΕΔ, δύο ακόμη Ειδικών Λογαριασμών, με κύρια δικαιολόγηση την υφιστάμενη λειτουργία του Ταμείου Πρόνοιας
του ΠΝ, χωρίς να τεκμαίρεται επ’ ουδενί ή να επιχειρείται να στοιχειοθετηθεί η αναγκαιότητα σύστασης 
τέτοιων το έτος 2023, ήτοι περί τα 70 χρόνια μετά τη σύσταση του τότε «Ταμείου Πρόνοιας Β.Ν.» (νυν ΕΛΠΝ). 
Συναφώς, το γεγονός ότι οι εν λόγω διατάξεις στερούνται λεπτομερούς αιτιολογικής εκθέσεως, τεκμαίρει και 
την απουσία οποιασδήποτε μελέτης σκοπιμότητας ή/και τεχνοοικονομικής αναλογιστικής μελέτης 
βιωσιμότητας, υπερθεματίζεται δε πρόδηλα και από την αντιγραφή, στο μεγαλύτερο εύρος, των διατάξεων του
ΕΛΠΝ (το πλαίσιο των οποίων διαμορφώθηκε το 1954!), κυρίως με την πρόβλεψη της κράτησης 0,3% σε βάρος 
των αποδοχών (ήτοι του κεκτημένου οικονομικού συμφέροντος, της περιουσίας) των στελεχών.Με βάση τα 
προεκτεθέντα, χρήζουν αναλογισμού οι παρακάτω ερωτήσεις/ζητήματα:– Εξετάστηκε το θεσμικό πλαίσιο των 
παροχών που καλύπτονταν το 1954 (και ενδεχομένως οδήγησε στη θεσμοθέτηση του νυν ΕΛΠΝ), δεδομένου ότι 
τότε ίσχυε το Σύνταγμα του 1952, που λόγω των ιδιαίτερων κοινωνικοπολιτικών συνθηκών που επικράτησαν 
κατά την κατάρτισή του, υπήρξε συντηρητικό και σε μεγάλο βαθμό προσκολλημένο στα συνταγματικά κείμενα 
του 1864 και του 1911;– Εξετάστηκε γιατί ο νομοθέτης επέλεξε το 1954 να θεσμοθετήσει ένα αναδιανεμητικό 
σύστημα κάλυψης δαπανών που δεν αναγνωρίζει το Δημόσιο και εάν οι ίδιοι λόγοι εξακολουθούν να 
υφίστανται 70 χρόνια μετά, καθώς και εάν τυγχάνουν ερείσματος βάσει των σύγχρονων συνταμγατικών 
διατάξεων;– Εξετάστηκε η περίπτωση κατάργησης του ΕΛΠΝ, δεδομένου ότι μόνο ένας Κλάδος έφερε 
διαχρονικά τέτοιο Ειδικό Λογαριασμό, ενώ ο ΣΞ και η ΠΑ όχι;– Εξετάστηκε (με αναλογιστική μελέτη) εάν τα 
Μετοχικά Ταμεία των Κλάδων θα μπορούσαν να χρηματοδοτήσουν, από τα έσοδα των υφιστάμενων κρατήσεων
που ήδη λαμβάνουν, τις εν λόγω «ανάγκες» (διά της προσαρμογής των νόμων που διέπουν το σκοπό – 
λειτουργία τους); Η εισφορά αλληλεγγύης που αποδίδονταν όλα τα τελευταία χρόνια στα ΜΤ δεν θα μπορούσε 
να αξιοποιηθεί για τις ανάγκες αυτές;– Ποιος είναι ο λόγος που τίθεται ως πρόβλεψη η παροχή δανείων από 
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ακόμη έναν φορέα πέραν των ίδιων των Μετοχικών Ταμείων; Γιατί τα άτοκα δάνεια για έκτακτες ανάγκες 
έχουν συμπεριληφθεί (βάσει του άρθρου 4) στις παροχές βοηθήματος για δαπάνες που δεν αναγνωρίζει το 
Δημόσιο κατ’ εφαρμογή του π.δ. 432/1983 (Α’ 162) ή συμπληρωματικού βοηθήματος για δαπάνες που 
αναγνωρίζει το Δημόσιο, αφού μόνο τέτοιες δεν μπορούν να θεωρηθούν; Πώς είναι δυνατόν να τεθούν 
ορθολογικά και αξιοκρατικά κριτήρια, βάσει του άρθρου 4 του Συντάγματος, στην κατ’ εξουσιοδότηση έκδοσης
ΥΑ για την παροχή άτοκων δανείων; Είναι δυνατό να υλοποιηθεί αυτό αξιοκρατικά σε ρεαλιστική και πρακτική 
βάση;– Εξετάστηκε το σύστημα πρόνοιας ΕΔ άλλων Κρατών (π.χ. ΗΠΑ); Οι στρατοί, ανεπτυγμένων ή ακόμη και 
αναπτυσσόμενων κρατών, φέρουν Μετοχικά Ταμεία, Ειδικούς Κλάδους και τόσους Ειδικούς Λογαριασμούς 
όσους εμείς για να εξυπηρετήσουν τους ίδιους (ή μάλλον) περισσότερους σκοπούς;– Έχουν διερευνηθεί οι 
αδυναμίες των αναδιανεμητικών συστημάτων τέτοιου τύπου όπως αυτών των Ειδικών Λογαριασμών; Πώς είναι 
δυνατόν να ορίζεται ότι δεν υπάρχει επιστροφή των διενεργούμενων κρατήσεων όταν στρατιωτικός, που 
τυγχάνει ουσιαστικά μέτοχος, υπάρχει περίπτωση να μην απολάβει ποτέ οποιασδήποτε ωφέλειας από τους εν 
λόγω Λογαριασμούς;– Παρουσιάστηκε το μεσοσταθμικό κόστος επιβάρυνσης ανά στέλεχος; Ενδεικτικά, με βάση
τη δημοσιευθείσα κατανομή του Π/Υ του ΥΠΕΘΑ, δε θα οδηγηθούμε να έχουμε μία μέση επιβάρυνση της τάξης 
των 55-60 € ετησίως για τα στελέχη; Λήφθηκε κάτι τέτοιο υπόψη μετά από τις περικοπές των αποδοχών που 
έχουν εφαρμοστεί από το 2010 και έπειτα; Λήφθηκε υπόψη η τρέχουσα συγκυρία της πληθωριστικής πίεσης; 
Λήφθηκε υπόψη ότι ενώ καταργείται μία εισφορά αλληλεγγύης, παράλληλα θεσμοθετείται ουσιαστικά μία 
άλλη;– Γιατί η προς θεσμοθέτηση νέα κράτηση 0,3% μπορεί μελλοντικά μέχρι και να υπερ-τριπλασιαστεί (έως 
1%) βάσει της παρ. του άρθρου 78 του ιδίου σχεδίου νόμου); Θεωρείται πιθανό π.χ. στο ΣΞ να απαιτούνται 
10.000.000 € αντί για 3.000.000 € ετήσια έσοδα; Συνεπώς, δεν υπήρξε σχετική αναλογιστική μελέτη παρά μόνο 
η χρήση των διατάξεων που ισύχουν για το ΠΝ;Με βάση όλα τα ανωτέρω, παρακαλείσθε όπως εξετάσετε την 
απόσυρση των εν σχετικών άρθρων – προβλέψεων, τη μελέτη από μηδενική βάση της αναγκαιότητας 
δημιουργίας των εν λόγω ΕΛ, με παράλληλη εξέταση της κατάργησης του ΕΛΠΝ, σκεπτόμενοι μακροπρόθεσμα 
και υπό το πρίσμα λειτουργίας άλλων κρατών και όχι δέσμιοι της χρήσης διατάξεων του παρελθόντος ως 
πανάκεια προετοιμασίας νέων νομοθετημάτων και δη «μέριμνας προσωπικού».

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Να αποσυρθεί το άρθρο 2 Μέρος Β διότι σύμφωνα με το πδ 432/83 και των συναφών διατάξεων και νόμων τα 
αναφερόμενα είναι υποχρέωση της πολιτείας και όχι του εν ενεργεία προσωπικού Στρατού και Αεροπορίας . Ο 
τρόπος είσπραξης εκ του βασικού μισθού για την δημιουργία κεφαλαίου ενός ταμείου με την εμπλοκή των 
Μετοχικών Ταμείων χωρίς να δίνει καμία αναφορά κίνησης των κεφαλαίων δίνει εντύπωση ότι η ΓΔΟΣΥ και το 
Γραφείο Νομοθεσίας του ΥΠΕΘΑ λειτουργούν με προχειρότητα . Έπαυσε η εισφορά αλληλεγγύης για να 
ξαναμπεί από την πίσω πόρτα είτε με το 0,3% εκ του βασικού μισθού για το νέο ταμείο βοηθείας του εν 
ενεργεία προσωπικού είτε με το 1% υπερ ΝΙΜΤΣ για το εν αποστρατεία Στρατού και Αεροπορίας Το εν ενeργεία 
πρσ της ΠΑ ήδη πληρώνει 0,3% εκ της σύνταξης υπερ ΜΤΑ Η μέριμνα προσωπικού δεν μπορεί να πηγάζει από 
την τσέπη του προσωπικού

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:54 

Δηλαδή εάν κάποιος με 35 έτη υπηρεσίας δεν χρειαστεί κάποια από τις προβλεπόμενες χορηγίες του εν λόγω 
οργανισμού θα χάσει τις εισφορές που έδινε για 35 χρόνια; Ωραία αναλογικότητα!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

1. Η εισφορά αλληλεγγύης του Μετοχικού Ταμείου που ήδη παρακρατείται από τον μισθό των στελεχών, δεν 
είναι επί της ουσίας εισφορά σε ένα Ταμείο αλληλοβοήθειας; Και πώς κατανέμονται τα έσοδα αυτά ως τώρα 
στα στελέχη; Οι εισφορές Αλληλεγγύης (Κρατήσεις υπέρ Δημοσίου) δεν έχουν παρόμοιο χαρακτήρα; Οι εν λόγω
εισφορές (αλληλεγγύης) δεν έχουν στόχο την οικονομική ενίσχυση των ευάλωτων πολιτών και στελεχών των 
ΕΔ; Αν προτίθεσθε να ακυρώσετε αυτές τις εισφορές, τα έσοδα των οποίων είναι πολλαπλάσια από το 0,3% του 
μισθού των στελεχών, θα καλυφθούν επαρκώς οι ανάγκες οικονομικής ενίσχυσης των στελεχών;
2. Αν επανέλθει ο 13ος και 14ος μισθός, και αυξηθούν οι μηνιαίες αποδοχές ειδικά για τα στελέχη που 
αμείβονται τα πρώτα χρόνια της σταδιοδρομίας τους και αντιμετωπίζουν δυσκολίες εξεύρεσης και καταβολής 
ενοικίου κατοικίας ή απόκτησης μεταφορικού μέσου (απαραίτητου για όσους εργάζονται σε περιοχές χωρίς 
δημόσια συγκοινωνία και κατόπιν περικοπών των Τακτικών Δρομολογίων για την εύκολη, ασφαλή και δωρεάν 
μετακίνηση των στελεχών από και προς την εργασία τους) ίσως δεν απαιτείται η οικονομική ενίσχυση των 
στελεχών των ΕΔ με την ίδρυση ξεχωριστού Ταμείου. Η αύξηση του διαθέσιμου εισοδήματος θα συνδράμει 
θετικά στο ηθικό των στελεχών, και δεν θα αναγκάζονται να ζητούν έκτακτη οικονομική βοήθεια από τους 
συναδέλφους τους.
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3. Η μηνιαία εισφορά 0,3% που ήδη καταβάλλουν τα στελέχη υπέρ του Μετοχικού Ταμείου (βλ. Κρατήσεις 
Φύλλου Μισθοδοσίας), πως αξιοποιούνται;
4. Σύμφωνα με την Ανάλυση των Συνεπειών Ρύθμισης (Παράγραφος 14 – Άρθρο 7 και 13), το κεφάλαιο του 
Ταμείου Πρόνοιας έχει μη κερδοσκοπικό χαρακτήρα. Επομένως, πέραν των τόκων καταθέσεων γιατί 
προκύπτουν έσοδα από επενδύσεις; Και σε τι είδους επενδύσεις; Οι επενδύσεις ενέχουν ρίσκο απώλειας 
περιουσίας. Το έχουμε δει στο παρελθόν τόσο στην χώρα μας όσο και σε άλλες χώρες. Είναι ηθικό και 
οικονομικά βιώσιμο τα χρήματα ενός Ταμείου Πρόνοιας να επενδύονται σε χρηματιστηριακά προϊόντα; Μήπως 
τελικά αυτός είναι και ο στόχος του συγκεκριμένου Ταμείου; Η δημιουργία ενός δημόσιου fund με υποχρεωτική 
συμμετοχή των στελεχών των ΕΔ που θα επενδύει σε προϊόντα ελεύθερης αγοράς με ρίσκο, ή στο 
«σορτάρισμα» ομολόγων του Δημοσίου, αυξάνοντας πλασματικά τις επενδύσεις υπέρ του Δημοσίου και τα 
έσοδα αυτού;
5. Με την υποχρεωτική εισφορά των στελεχών των ΕΔ σε ένα επιπλέον Ταμείο, δεν καθίστανται αυτόματα (τα 
στελέχη) μέτοχοι αυτού τα Ταμείου; Δεν πρέπει να έχουν λόγο για το πώς και αν αυτά τα χρήματα πρέπει να 
επενδύονται. Με ποιο τρόπο εξασφαλίζεται η διαφάνεια τόσο στη διαχείριση όσο και την διάθεση των πόρων 
του Ταμείου;
6. Αφού από τη διαχείριση των πόρων θα προκύψουν έσοδα μέσω επενδύσεων γιατί οι μέτοχοι (στελέχη ΕΔ) 
των κεφαλαίων αυτών δεν είναι αποδέκτες των εσόδων αυτών (αφού δεν θα στείλουν όλοι τα παιδιά τους σε 
κατασκηνώσεις ή δεν έχουν τεκνοποιήσει, για να είναι αποδέκτες των ευεργετημάτων του Ταμείου), ή 
αποδέκτες μέρους του κεφαλαίου που δαπάνησαν επί 40 έτη, κατά την αποστρατεία τους;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Ενώ η κυβερνητική πολιτική έχει βασική κατεύθυνση τη μείωση φόρων και άδικών εισφορών (βλέπε εισφορά 
αλληλεγγύης, κρατήσεις ν.4093/2012, μείωση ΕΝΦΙΑ) έρχεται το ΥΠΕΘΑ και θεσμοθετεί νέες κρατήσεις σε 
βάρος των εν ενεργεία στελεχών. Δηλαδή ωφελήθηκαν τα στελέχη απο την κατάργηση των ως άνω κρατήσεων
και παράλληλα επιβαρύνονται με νέες που αφορούν στη συγκρότηση ενός αβέβαιου οργανισμού. Έχει 
πραγματοποιηθεί μελέτη για τη διασφάλιση της ορθής λειτουργίας του εν λόγω οργανισμού βάσει ασφαλούς 
ύψους εισφορων ή απλά αντιγράφουμε τον οργανισμό του ΠΝ; Θα υπάρχει ανταποδοτικότητα ή δημιουργούμε 
ταμεία που θα κλείσουν σε σύντομο χρονικό διάστημα μη μπορώντας να υλοποιήσουν την αποστολή τους; Τα 
στελέχη ήδη επιβαρύνονται με κρατήσεις υπέρ ΜΤ, ΕΛΟΑ, ΕΚΟΕΜ, που θα φτάσει το πράμα;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:59 

Απο τη μία γίνεται αγώνας να μειωθούν οι κρατήσεις και εδώ θεσμοθετούνται
νέες? Για έναν τελείως ασαφή σκοπό? Επιεικώς απαράδεκτο!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:20

Ως προς την παράγραφο 1.β) του Άρθρου 12:

α. Η εφαρμογή δεκαπλάσιου ποσοστού κρατήσεων επί της ημερήσιας αποζημίωσης ειδκά για τους 
υπηρετούντες στο εξωτερικό στερείται λογικής, ειδικά από τη στιγμή που δεν υφίσταται οποιασδήποτε άλλης 
μορφής κλιμάκωση, μισθολογική, βαθμολογική ή άλλη.

β. Επιπλέον, πουθενά δεν αιτιολογείται η παραπάνω διαφοροποίηση σε ένα, κατά τα λοιπά, οριζόντιο μέτρο.

γ. Δεδομένου ότι οι υπηρετούντες στο εξωτερικό αποτελούν μικρό μόνο ποσοστό επί του συνόλου του 
προσωπικού των ΕΔ, η πρόσθετη συνεισφορά τους στον Ειδικό Λογαριασμό αναμένεται να είναι δυσανάλογη 
της επίπτωσης που θα έχουν οι σχεδιαζόμενες κρατήσεις στον προσωπικό και οικογενειακό τους 
προγραμματισμό.

δ. Με βάση τα παραπάνω, διαφαίνεται ότι η συγκεκριμένη διάταξη αντιμετωπίζει τους υπηρετούντες στο 
εξωτερικό στρατιωτικούς με τρόπο, ας μας επιτραπεί, «τιμωρητικό».

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:04 

υφίσταται ίση μεταχείριση των ανόμοιων μισθολογικών αποδοχών, δηλαδή η κρατήσεις είναι 0,3 για όλα τα 
κλιμάκια αποδοχών φαινόμενό που θα έπρεπε να ήταν διαβαθμισμένες σε κλίμακες αποδοχών και να τηρείται η
αναλογικότητα στις κρατήσεις επί των μισθολογικών αποδοχών
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Άρθρο 14

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:45 

:
«Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:40 

Πώς προκύπτει η πραγματική ανάγκη δημιουργίας του Ταμείου Πρόνοιας (Αλληλοβοήθειας); Υπήρξε κάποια 
μελέτη σκοπιμότητας ή έρευνα; Αν ναι γιατί τα αποτελέσματα δεν έχουν δημοσιοποιηθεί ή ανακοινωθεί στα 
στελέχη που καλούνται να δημιουργήσουν το Ταμείο;

Πέραν των 6 αναγκών κάλυψης δαπανών που αποτυπώνονται στο παρόν άρθρο, στην Ανάλυση Συνεπειών 
Ρύθμισης, αναφέρονται οι ακόλουθοι λόγοι για τη δημιουργία ενός ξεχωριστού Ταμείου Πρόνοιας 
(Αλληλοβοήθειας):

α. Αφού έχει Ταμείο Πρόνοιας (Αλληλοβοήθειας) το Πολεμικό Ναυτικό από το 1954, πρέπει να αποκτήσουν και 
τα υπόλοιπα Σώματα.

β. «Οι διατάξεις του ισχύοντος θεσμικού πλαισίου, που αφορά στην ένταξη των στελεχών των Ενόπλων 
Δυνάμεων σε ειδικές καταστάσεις για λόγους υγείας δυσχεραίνουν τη λήψη σχετικής απόφασης από το 
ανώτατο συμβούλιο του οικείου Κλάδου ή από το Συμβούλιο Αρχηγών Γενικών Επιτελείων (ΣΑΓΕ) και 
δημιουργούν στρεβλώσεις στην εύρυθμη λειτουργία της υπηρεσίας»

Επομένως προκύπτουν τα ακόλουθα ερωτήματα:
1. Ποιες μπορεί να είναι αυτές οι ειδικές καταστάσεις που εντάσσονται τα στελέχη για λόγους υγείας; Μία 
ενδεχόμενη αναπηρία; Μία αναρρωτική άδεια;

2. Τι είδους αποφάσεις δεν δύναται να λάβει το Ανώτατο Συμβούλιο; Την ένταξη ενός στελέχους π.χ. σε 
καθεστώς υπηρεσίας γραφείου για λόγους υγείας, ή την χορήγηση αναρρωτικής άδειας; και απαιτείται 
οικονομική ενίσχυση για την λήψη τέτοιων αποφάσεων;

3. Οι δαπάνες υγειονομικής περίθαλψης δεν είναι εξασφαλισμένες για τα Στελέχη των ΕΔ; Και αν υπάρχουν 
κατηγορίες που δεν καλύπτονται, π.χ φάρμακα υψηλού κόστους για τη θεραπεία καρκίνου, ή γυναικολογικές 
εξετάσεις και επεμβάσεις, γιατί αυτές οι περιπτώσεις δεν εντάσσονται στις κατηγορίες που καλύπτονται από το
Δημόσιο;

4. Οι δαπάνες εξόδων κηδείας δεν καλύπτονται ήδη; Αναφέρεστε στην κηδεία εν ενεργεία στελέχους; Αφορά 
και στελέχη σε αποστρατεία και τα μέλη αυτώ; Και αν δεν καλύπτονται στο 100%, (π.χ. έξοδα μεταφοράς σε 
απομακρυσμένη περιοχή), ο μισθός του στελέχους ή σύνταξη αποστράτου δεν επαρκεί για την κάλυψη αυτών 
των αναγκών;

5. Ποιες είναι οι ανάγκες υγείας που ένα έκτακτο οικονομικό βοήθημα θα έρθει να καλύψει; Εάν π.χ. ένα 
στέλεχος έχει ανάγκη από οδοντιατρική αγωγή γιατί απαιτείται η δημιουργία ξεχωριστού Ταμείου για την 
κάλυψη αυτών των αναγκών;

6. Οι δημόσιες κατασκηνώσεις δεν παρέχονται δωρεάν στους πολίτες; Στα έξοδα δαπάνης παιδικών 
κατασκηνώσεων θα καλύπτονται και οι ιδιωτικές κατασκηνώσεις; Η ψυχαγωγία και ενασχόληση με 
δραστηριότητες των παιδιών δεν είναι «ατομική ευθύνη» του στελέχους; Αν προκύπτει ανάγκη οικονομικής 
ενίσχυσης των οικογενειών με τέκνα, μήπως αυτό σημαίνει ότι δεν αμείβονται επαρκώς;

7. Οι δικηγορικές αμοιβές για υποθέσεις που σχετίζονται με την εκτέλεση υπηρεσιακών καθηκόντων, δεν 
καλύπτονται ήδη; Και αν όχι, γιατί αυτά δεν βαρύνουν τον προϋπολογισμό του Νομικού Σώματος (ως έξοδα 
νομικής εκπροσώπησης) αλλά ζητείται να καλυφθούν από το εισόδημα όλων των στελεχών;
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8. Με ποια κριτήρια θα αποφασίζει η Διοίκηση του Ταμείου ότι οι ειδικές ανάγκες του στελέχους τον καθιστούν 
δικαιούχο ενός άτοκου δανείου; Και ποιο το ύψος αυτού του δανείου; Δεν υπάρχουν ήδη κατηγορίες 
χαμηλότοκων δανείων που τα στελέχη δύνανται να αποκτήσουν από το Μετοχικό Ταμείο; Αν αυτά τα δάνεια 
έχουν καταργηθεί λόγω μνημονιακών υποχρεώσεων, ή δημοσιονομικού κόστους, γιατί δεν επανέρχονται;

9. Τέλος, αν στο γενικό πλαίσιο ενός Κράτους Πρόνοιας, έχει διαπιστωθεί η έλλειψη παροχών και οικονομικών 
βοηθημάτων στους πολίτες, τότε γιατί δεν εντάσσονται αυτές οι κατηγορίες στο γενικό Κράτος Πρόνοιας 
(ΟΠΕΚΑ ή ΕΦΚΑ), ή στις παροχές του Μετοχικού Ταμείου; Γιατί αυτές οι παροχές πρέπει να βαρύνουν το 
εισόδημα των στελεχών για τη δημιουργία ενός επιπλέον Ταμείου που αυξάνει την γραφειοκρατία και την 
πιθανή ανάγκη επιπλέον στελέχωσης του υπάρχοντος προσωπικού του Μετοχικού Ταμείου;

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:43

Στο Άρθρο 10, σχολίασα ότι η ίδρυση του ΕΛΠΠΑ είναι άσκοπη και άδικη για τα στελέχη. Αν επιμείνετε στην 
ίδρυσή του, στο παρόν Άρθρο προσθέστε παράγραφο όπου θα καθορίζεται ρητά ότι «απαγορεύεται η διάθεση 
των εσόδων του ΕΛΠΠΑ για σκοπούς διαφορετικούς από αυτούς που καθορίζονται στο Άρθρο 10». Το ΔΣ του 
ΜΤΑ δεν μπορεί να αποφασίζει κατά το δοκούν «για κάθε θέμα που αφορά στα έσοδα και έξοδα του ΕΛΠΠΑ». 
Όπως έχει δείξει η πείρα, ανακριβείς δικαιολογίες για τη διασφάλιση των συμφερόντων του λογαριασμού, 
μπορούν να βρεθούν πολλές.

Άρθρο 15

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:09 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Είναι αδιανόητη και πάντως αντισυνταγματική η παρακράτηση οποιουδήποτε ποσού από τη σύνταξη ή το 
μέρισμα αποστράτων μερισματούχων (άρθρο 15 παρ 2β ) επειδή έτσι το αποφασίζει ένα ΔΣ ενός ιδρύματος 
ΝΠΔΔ όπως το ΝΙΜΤΣ, χωρίς την αποδοχή – έγκριση των μερισματούχων αποστράτων. Η μέριμνα και πρόνοια 
της ηγεσίας για αυτούς που εκθέτουν και τη ζωή τους ακόμη στο καθημερινό καθήκον αναμένεται να 
υπολογίζει τα μέλη χωρίς να τους αναγκάζει να προστρέχουν στη δικαιοσύνη για την διαφύλαξη στοιχειωδών 
δικαιωμάτων. Μπορείτε καλύτερα!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:20 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:41 
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Μήπως θα μπορούσατε να δώσετε περισσότερες πληροφορίες και εξηγήσεις ως προς την φράση «ανάλογης 
αμοιβής»? Πέραν τούτου,το νοσοκομείο ΝΙΜΙΤΣ θα έπρεπε να απευθύνεται μόνο σε αυτούς που έχουν πρακτικά 
την δυνατότητα νοσηλείας. Οι υπόλοιποι δεν βλέπω τον λόγο γιατί θα πρέπει να πληρώνουν;

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:14 

Επί του άρθρου 15 παρ.2β επειδή απουσιάζει η αναφορά στις ορφανικές οικογένειες των αποστράτων ως 
δικαιούχοι, προτείνεται να συμπληρωθεί ως ακολούθως: «εν αποστρατεία στελέχη του Στρατού Ξηράς, της 
Πολεμικής Αεροπορίας, των Κοινών Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων και της Ελληνικής Αστυνομίας και οι 
ορφανικές οικογένειες αυτών…»
Διαφωνεί με την διατύπωση, επί των άρθρων 15 και 16 συνδυαστικά, που αντικαθιστούν τα άρθρα 2 και 10 
αντίστοιχα του α.ν. 1137/1946 (περί δικαιούχων νοσηλείας και πόρων του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.). Προβλέπουν επιπλέον 
κράτηση ύψους έως ένα τοις εκατό (1%) επί της καταβαλλόμενης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία 
και τις ορφανικές οικογένειες αυτών και δημιουργούν σύγχυση στους δικαιούχους για τις κρατήσεις τους υπέρ 
ΝΙΜΤΣ. Η κράτηση 3% του νόμου 3818/1958 από το αποδιδόμενο μέρισμα, με τον οποίο εντάχθηκαν και οι 
απόστρατοι της ΠΑ στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. αρκεί.
Βέβαια κι αυτή η κράτηση δημιουργεί αδικία και ανισότητα αφού από τα εν αποστρατεία στελέχη της ΠΑ 
παρακρατείται εισφορά 6% στη βασική σύνταξη όπως ισχύει για το σύνολο του δημοσίου τομέα. Τασσόμαστε 
υπέρ της ολικής κατάργησης της εισφοράς υπέρ ΝΙΜΤΣ, όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία 
συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων 
σε αυτό. Εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ με τέτοιο τρόπο, 
έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα 
επιλογής συμμετοχής.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:45 

Αμεση Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:11 

Οι διαμορφωθείσες συνθήκες και η ανεργία έχουν δημιουργήσει πολλές περιπτώσεις ανασφαλίστων σε θέματα 
υγειονομικής περίθαλψης. Προκειμένου ταυτόχρονα να κωδικοποιηθεί η ισχύουσα νομοθεσία και να 
περιληφθούν οι διατάξεις του Ν. 4609/2019, άρθρου 13, προτείνονται τα παρακάτω :
Η παράγραφος 2 να συμπληρωθεί:
Τα πρόσωπα που δικαιούνται νοσηλείας «και πάσης φύσεως υγειονομικών εξετάσεων στα εξωτερικά ιατρεία» 
στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. είναι τα εξής:
…………………………….
«δε) Τα ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν αποστρατεία Στρατιωτικών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:42 

Καταργηση των εισφορων των μερισματουχων του ΜΤΑ υπερ ΝΙΜΤΣ και ελευθερη προσβαση σε αυτο μετα των 
οικογενειων τους οπως συμβαινει για ολους τους Ελληνες Πολιτες.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:13 

Εισηγούμαι:
α. την κατάργηση των καταβαλλομένων εισφορών 3% των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους δικαιούχους πολίτες 
στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ, σύμφωνα με το ΦΕΚ Β 1757/9.11.2010 .
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β. τη Μη θέσπιση επιβολής έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο 
άρθρο 15, καθότι ανεβάζει υπερβολικά το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης πάνω από 7,5%, σε 
συνδυασμό με την καταβολή του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6% για
υγειονομική περίθαλψη.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:25 

Κατάργηση της απαράδεκτης εισφοράς υπέρ ΝΊΜΙΤΣ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:41 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:40 

Αρθρο 15
Επέκταση δικαιούχων νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. – Αντικατάσταση άρθρου 2 α.ν.
1137/1946
Το άρθρο 2 του α.ν. 1137/1946 (Α΄ 113) αντικαθίσταται ως εξής:
«Αρθρο 2. Σκοπός – Δικαιούμενοι νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.
Η Ε.Α.Α.Σ. επιδιώκοντας την πληρέστερη και ακριβέστερη περιγραφή των δικαιούχων, διότι δεν νοείται 
υγειονομική περίθαλψη χωρίς επίσκεψη στα εξωτερικά ιατρεία ενός οποιουδήποτε Νοσοκομείου προτείνει η 
παρ.2 του Αρθρου 2 να συμπληρωθεί όπως παρακάτω:

2. Τα πρόσωπα που δικαιούνται νοσηλείας και εξετάσεων στα
εξωτερικά ιατρεία του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.

Επίσης, επειδή ο νομοθέτης ορθώς προέβλεψε και εφάρμοσε με την ΚΥΑ
Φ.700/234/296821/Σ.321/25-07-2011 (ΦΕΚ Β’2093), την
“Παροχή δωρεάν νοσηλείας στα άγαμα και ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν
αποστρατεία Στρατιωτικών των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων και των
Κοινών Σωμάτων, Των Δικαστικών Λειτουργειών του Δικαστικού Σώματος των
Ενόπλων Δυνάμεων καθώς και των Πολιτικών και Συνταξιούχων Υπαλλήλων του
Υπουργείου Εθνικής Αμυνας στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία , που διαθέτουν πτέρυγες
νοσηλείας τρίτων” και πιο συγκεκριμένα αναφέρει στο Αρθρο 1:
«Η νοσηλεία των τέκνων των εν ενεργεία και εν αποστρατεία Στρατιωτικών των τριών κλάδων των Ενόπλων 
Δυνάμεων, των Κοινών Σωμάτων, Δικαστικών Λειτουργών του Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων, 
των υπηρετούντων Πολιτικών και
Συνταξιούχων υπαλλήλων καθώς και του υπηρετούντος με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού
δικαίου προσωπικού και συνταξιούχων της ίδιας κατηγορίας του Υπουργείου Εθνικής
Αμυνας θα παρέχεται δωρεάν στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία που διαθέτουν πτέρυγες
νοσηλείας Τρίτων εφόσον αυτά συγκεντρώνουν σωρευτικά τις ακόλουθες προϋποθέσεις:
α) Είναι άγαμα.
β) Είναι ανασφάλιστα.
2. Σε περίπτωση θανάτου ή αφάνειας των γονέων, διατηρείται το δικαίωμα νοσηλείας των τέκνων αυτών, υπό 
τις προϋποθέσεις της παρ. 1 του παρόντος άρθρου.»
Μετά από τα παραπάνω εκτεθέντα και προκειμένου να μην εξαιρεθεί το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. ως Νοσοκομείο από την 
ανωτέρω διάταξη, προτείνω τη συμπλήρωση των δικαιούχων
της παρ. 2, του Αρθρου 2 του προς ψήφιση νομοσχεδίου με την παρακάτω συμπλήρωση:

δε) Τα ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν αποστρατεία δικαιούχων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:22 
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Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:11 

Άρθρο 15

Επέκταση δικαιούχων νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. – Αντικατάσταση άρθρου 2 α.ν. 1137/1946

Το άρθρο 2 του α.ν. 1137/1946 (Α΄ 113) αντικαθίσταται ως εξής:

«Άρθρο 2. Σκοπός – Δικαιούμενοι νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.

Επιδιώκοντας την πληρέστερη και ακριβέστερη περιγραφή των δικαιούχων, διότι δεν νοείται υγειονομική 
περίθαλψη χωρίς επίσκεψη στα εξωτερικά ιατρεία ενός οποιουδήποτε Νοσοκομείου προτείνεται η παρ.2 του 
Άρθρου 2 να συμπληρωθεί όπως παρακάτω:

2. Τα πρόσωπα που δικαιούνται νοσηλείας και εξετάσεων στα εξωτερικά ιατρεία του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.

Επίσης, επειδή ο νομοθέτης ορθώς προέβλεψε και εφάρμοσε με την ΚΥΑ Φ.700/234/296821/Σ.321/25-07-2011 
(ΦΕΚ Β’2093), την

“Παροχή δωρεάν νοσηλείας στα άγαμα και ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν αποστρατεία 
Στρατιωτικών των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων και των Κοινών Σωμάτων, Των Δικαστικών 
Λειτουργειών του Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων καθώς και των Πολιτικών και Συνταξιούχων 
Υπαλλήλων του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία , που διαθέτουν πτέρυγες νοσηλείας 
τρίτων” και πιο συγκεκριμένα αναφέρει στο Άρθρο 1:

«Η νοσηλεία των τέκνων των εν ενεργεία και εν αποστρατεία Στρατιωτικών των τριών κλάδων των Ενόπλων 
Δυνάμεων, των Κοινών Σωμάτων, Δικαστικών Λειτουργών του Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων, 
των υπηρετούντων Πολιτικών και Συνταξιούχων υπαλλήλων καθώς και του υπηρετούντος με σύμβαση εργασίας
ιδιωτικού δικαίου προσωπικού και συνταξιούχων της ίδιας κατηγορίας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας θα 
παρέχεται δωρεάν στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία που διαθέτουν πτέρυγες νοσηλείας Τρίτων εφόσον αυτά 
συγκεντρώνουν σωρευτικά τις ακόλουθες προϋποθέσεις:
α) Είναι άγαμα.
β) Είναι ανασφάλιστα.

2. Σε περίπτωση θανάτου ή αφάνειας των γονέων, διατηρείται το δικαίωμα νοσηλείας των τέκνων αυτών, υπό 
τις προϋποθέσεις της παρ. 1 του παρόντος άρθρου.»

Μετά από τα παραπάνω εκτεθέντα και προκειμένου να μην εξαιρεθεί το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. ως Νοσοκομείο από την 
ανωτέρω διάταξη προτείνεται η συμπλήρωση των δικαιούχων της παρ. 2, του Άρθρου 2 του προς ψήφιση 
νομοσχεδίου με την παρακάτω προσθήκη:

δε) Τα ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν αποστρατεία δικαιούχων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Για την πληρέστερη και ακριβέστερη περιγραφή των δικαιούχων, διότι δεν νοείται υγειονομική περίθαλψη 
χωρίς επίσκεψη στα εξωτερικά ιατρεία ενός οποιουδήποτε Νοσοκομείου προτείνεται η παρ.2 του Άρθρου 2 να 
συμπληρωθεί όπως παρακάτω:
2. Τα πρόσωπα που δικαιούνται νοσηλείας και εξετάσεων στα εξωτερικά ιατρεία του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.
Επίσης, επειδή ο νομοθέτης ορθώς προέβλεψε και εφάρμοσε με την ΚΥΑ Φ.700/234/296821/Σ.321/25-07-2011 
(ΦΕΚ Β’2093), την
“Παροχή δωρεάν νοσηλείας στα άγαμα και ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν
αποστρατεία Στρατιωτικών των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων και των
Κοινών Σωμάτων, Των Δικαστικών Λειτουργών του Δικαστικού Σώματος των
Ενόπλων Δυνάμεων καθώς και των Πολιτικών και Συνταξιούχων Υπαλλήλων του
Υπουργείου Εθνικής Άμυνας στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία, που διαθέτουν πτέρυγες
νοσηλείας τρίτων” και πιο συγκεκριμένα αναφέρει στο Άρθρο 1:
«Η νοσηλεία των τέκνων των εν ενεργεία και εν αποστρατεία Στρατιωτικών των τριών κλάδων των Ενόπλων 
Δυνάμεων, των Κοινών Σωμάτων, Δικαστικών Λειτουργών του Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων, 
των υπηρετούντων Πολιτικών και Συνταξιούχων υπαλλήλων καθώς και του υπηρετούντος με σύμβαση εργασίας
ιδιωτικού δικαίου προσωπικού και συνταξιούχων της ίδιας κατηγορίας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας θα 
παρέχεται δωρεάν στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία που διαθέτουν πτέρυγες νοσηλείας Τρίτων εφόσον αυτά 
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συγκεντρώνουν σωρευτικά τις ακόλουθες προϋποθέσεις:
α) Είναι άγαμα.
β) Είναι ανασφάλιστα.
2. Σε περίπτωση θανάτου ή αφάνειας των γονέων, διατηρείται το δικαίωμα νοσηλείας των τέκνων αυτών, υπό 
τις προϋποθέσεις της παρ. 1 του παρόντος άρθρου.»
Μετά από τα παραπάνω και προκειμένου να μην εξαιρεθεί το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. ως Νοσοκομείο από την ανωτέρω 
διάταξη προτείνεται τη συμπλήρωση των δικαιούχων της παρ. 2, του Άρθρου 2 του προς ψήφιση νομοσχεδίου 
με το παρακάτω εδάφιο:

δε) Τα ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν αποστρατεία δικαιούχων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:29 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:18  

Επέκταση δικαιούχων νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. – Αντικατάσταση άρθρου 2 α.ν. 1137/1946
Το άρθρο 2 του α.ν. 1137/1946 (Α΄ 113) αντικαθίσταται ως εξής:
«Άρθρο 2. Σκοπός – Δικαιούμενοι νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.
Η Ε.Α.Α.Σ. επιδιώκοντας την πληρέστερη και ακριβέστερη περιγραφή των δικαιούχων, διότι δεν νοείται 
υγειονομική περίθαλψη χωρίς επίσκεψη στα εξωτερικά ιατρεία ενός οποιουδήποτε Νοσοκομείου προτείνει η 
παρ.2 του Άρθρου 2 να συμπληρωθεί όπως παρακάτω:
2. Τα πρόσωπα που δικαιούνται νοσηλείας και εξετάσεων στα εξωτερικά ιατρεία του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.
Επίσης, επειδή ο νομοθέτης ορθώς προέβλεψε και εφάρμοσε με την ΚΥΑ Φ.700/234/296821/Σ.321/25-07-2011 
(ΦΕΚ Β’2093), την
“Παροχή δωρεάν νοσηλείας στα άγαμα και ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν
αποστρατεία Στρατιωτικών των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων και των
Κοινών Σωμάτων, Των Δικαστικών Λειτουργειών του Δικαστικού Σώματος των
Ενόπλων Δυνάμεων καθώς και των Πολιτικών και Συνταξιούχων Υπαλλήλων του
Υπουργείου Εθνικής Άμυνας στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία , που διαθέτουν πτέρυγες
νοσηλείας τρίτων” και πιο συγκεκριμένα αναφέρει στο Άρθρο 1:
«Η νοσηλεία των τέκνων των εν ενεργεία και εν αποστρατεία Στρατιωτικών των τριών κλάδων των Ενόπλων 
Δυνάμεων, των Κοινών Σωμάτων, Δικαστικών Λειτουργών του Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων, 
των υπηρετούντων Πολιτικών και Συνταξιούχων υπαλλήλων καθώς και του υπηρετούντος με σύμβαση εργασίας
ιδιωτικού δικαίου προσωπικού και συνταξιούχων της ίδιας κατηγορίας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας θα 
παρέχεται δωρεάν στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία που διαθέτουν πτέρυγες νοσηλείας Τρίτων εφόσον αυτά 
συγκεντρώνουν σωρευτικά τις ακόλουθες προϋποθέσεις:
α) Είναι άγαμα.
β) Είναι ανασφάλιστα.
2. Σε περίπτωση θανάτου ή αφάνειας των γονέων, διατηρείται το δικαίωμα νοσηλείας των τέκνων αυτών, υπό 
τις προϋποθέσεις της παρ. 1 του παρόντος άρθρου.»
Μετά από τα παραπάνω εκτεθέντα και προκειμένου να μην εξαιρεθεί το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. ως Νοσοκομείο από την 
ανωτέρω διάταξη η Ε.Α.Α.Σ. προτείνει τη συμπλήρωση των δικαιούχων της παρ. 2, του Άρθρου 2 του προς 
ψήφιση νομοσχεδίου με την παρακάτω συμπλήρωση:

δε) Τα ανασφάλιστα τέκνα των εν ενεργεία και εν αποστρατεία δικαιούχων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:21 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ.
Παρόλη τη θετική διάθεση για επίλυση ορισμένων χρόνιων θεμάτων, με το παρόν Νομοσχέδιο λύνονται κάποια 
προβλήματα, αλλά δημιουργούνται και ορισμένα νέα και επιπλέον δεν έχουν ενσωματωθεί πολλά άλλα που 
χρονίζουν και είναι σημαντικά, παρότι έχουν προβληθεί εγκαίρως από τους θεσμικούς μας εκπροσώπους. 
Κατωτέρω θα σχολιάσω τα Άρθρα 15, και 16 του παρόντος Νομοσχεδίου, αλλά και συναφών θεμάτων που 
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έχουν σχέση με το σκοπό του Νομοσχεδίου ή επηρεάζονται άμεσα ή έμμεσα από αυτό. Τα σχόλιά μου είναι τα 
ακόλουθα:
1. Είμαι Απόστρατος Αξιωματικός της Π.Α. και πάνω από 50 χρόνια έχω πληρώσει σαν ΕΝ/ΕΝ και ακόμα 
πληρώνω εισφορές για το ΝΙΜΙΤΣ σαν Απόστρατος μερισματούχος του ΜΤΑ και μάλιστα είναι υπερδιπλάσιες 
από αντίστοιχο μερισματούχο συνάδελφο του Σ.Ξ/Μ.Τ.Σ. με τα ίδια δεδομένα συνταξιοδότησης, με αποτέλεσμα
οι εισφορές να μην είναι ισοβαρείς και αναλογικές.
2. Όλα τα χρόνια, σαν ΕΝ/ΕΝ η υγειονομική περίθαλψη καλύπτονταν μόνο από το 251 ΓΝΑ, και σαν 
Απόστρατος, αφού διαμένω μόνιμα στην Περιφέρεια, η πρωτοβάθμια φροντίδα υγείας καλύπτεται από Ιδιώτες 
και η δευτεροβάθμια από δομές του ΕΣΥ της περιοχής μου. Σας επισημαίνω ότι , όλα αυτά τα χρόνια δεν έχω 
περάσει ποτέ, ούτε απέξω από το ΝΙΜΙΤΣ και έχω καταβάλει πολλές εισφορές χωρίς καμία ανταποδοτικότητα 
και θεωρώ απαράδεκτη, τόσο τη συνέχιση επιβολής εισφορών 3% από το ΜΤΑ, όσο και της επιπλέον 
επικείμενης επιβολής εισφοράς μέχρι 1% από τη σύνταξη.
3. Σχετικά με την επέκταση των δικαιούχων στο ΝΙΜΙΤΣ, που αναφέρεται στο Άρθρο 15, σε αντικατάσταση του 
αντίστοιχου Άρθρου στον α.ν. 1137/1946 και ειδικότερα στην παρ. 2β, θα πρέπει να διαγραφούν τα «καθώς 
και της καταβολής της μηνιαίας εισφοράς που προβλέπεται από το Άρθρο 10», να καταργηθεί η καταβαλλόμενη
εισφορά 3% από τους Μερισματούχους της Π.Α. και να έχουν τα προνόμια που έχουν όλοι οι Έλληνες Πολίτες, 
χωρίς διακρίσεις, οι οποίοι δεν πληρώνουν καμία εισφορά στο ΝΙΜΙΤΣ και εξυπηρετούνται από αυτό.
4. Για τους πόρους του ΝΙΜΙΤΣ, που αναφέρονται στο Άρθρο 16, εισηγούμαι να μη θεσπιστεί η υποχρεωτική 
επιπλέον μηνιαία εισφορά επί των συνολικών καταβαλλομένων συντάξεων μέχρι 1%, και μάλιστα μη 
αφαιρούμενων πρώτα των κρατήσεων της επίμαχης ΕΑΣ του Ν. 3865/10. Θεωρώ άδικη και αντισυνταγματική 
την επιπλέον αυτή επιβολή εισφοράς για υγειονομική περίθαλψη και εάν απαιτούνται επιπλέον πόροι για το 
ΝΙΜΙΤΣ να αναζητηθούν από άλλους χώρους/πηγές.
5. Προφανώς όλα αυτά και συγκεκριμένα, η επιβολή εισφοράς από όργανο, που εκτιμώ ότι δεν πρέπει να έχει 
τέτοια δικαιοδοσία, ο ασαφής καθορισμός του ύψους της επιβολής μέχρι 1%, ο τρόπος υπολογισμού, που 
διαφέρει από αυτόν που έχει θεσμοθετήσει η πολιτεία για όλους σχετικά με την επιβολή εισφορών 6% για 
υγειονομική περίθαλψη, δείχνουν με τον ηπιότερο χαρακτηρισμό μία τουλάχιστον προχειρότητα στην 
κατάρτιση του Νομοσχεδίου.
6. Όλα τα παλαιότερα χρόνια στις συντάξεις γίνονταν μόνο 2 κρατήσεις, μία για τη φορολογία εισοδήματος, με 
πολλά κλιμάκια και λογικούς συντελεστές και μία για υγειονομική περίθαλψη μέχρι 3%. Την παρούσα χρονική 
περίοδο εκτός από τις 2 αναφερόμενες κρατήσεις οι οποίες είναι κατά πολύ αυξημένες σε σχέση με παλαιότερα 
δεδομένα, επιβάλλονται και επιπλέον κρατήσεις της επίμαχης ΕΑΣ των Ν. 3863/10 και Ν. 3865/10, που με τον 
ασύμμετρο και ισοπεδωτικό χαρακτήρα του τρόπου υπολογισμού των κρατήσεων, ο οποίος είναι αντίθετος με 
την αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας και όχι προοδευτικά σωστός, υπερδιπλασιάζονται για την 
περίπτωσή μου, αλλά και πολλών άλλων συναδέλφων οι κρατήσεις της ΕΑΣ και αυξάνεται σημαντικά ο φόρος 
κατά την επικείμενη αναπροσαρμογή των συντάξεων, με αποτέλεσμα να μειώνονται κατά πολύ οι 
προσδοκώμενες αυξήσεις.
7. Κατόπιν αυτών, οι συνολικές κρατήσεις από τη σύνταξη, υπερβαίνουν το 25% κατά μέσο όρο και θεωρούνται 
υπερβολικές. Ειδικότερα για φόρο εισοδήματος σε ορισμένες περιπτώσεις είναι πολύ μεγαλύτερες καθότι, τα 
κλιμάκια είναι λίγα και οι συντελεστές υψηλοί, για δε την ΕΑΣ το πρόβλημα είναι πολύ σημαντικό τόσο για τη 
συνέχιση επιβολή της, αλλά και για τον τρόπο υπολογισμού των κρατήσεων. Επίσης θεωρώ άδικη την 
επιβάρυνση επιπλέον εισφορών πάνω από το 6%, που καταβάλλονται σε μηνιαία βάση από τη σύνταξη για 
υγειονομική περίθαλψη, και λαμβανομένων υπόψη ότι, ήδη επιβάλλονται κρατήσεις από το ΜΤΑ 3% για το 
ΝΙΜΙΤΣ και σε συνδυασμό της υπό θέσπιση επιπλέον κράτησης μέχρι 1% από τη σύνταξη, αυτό είναι παράλογο 
αντισυνταγματικό και υπερβολικό, ανεβάζοντας το συνολικό ποσοστό κράτησης για υγειονομική περίθαλψη 
πάνω από 7,5%.
8. Επισημαίνεται ότι η πολιτεία από το 2016 αναπροσάρμοσε σταδιακά μέσα σε μικρό χρονικό διάστημα 
υπερβολικά τις εισφορές, από 3% σε 4% και στη συνέχεια τις διπλασίασε στο 6%, τις οποίες θεωρώ υπερβολικές
και κατά τη γνώμη μου απαιτείται επαναπροσδιορισμός του ύψους καταβολής εισφορών προοδευτικά σε 
όλους, ανάλογα με τον αριθμό των προστατευμένων για υγειονομική περίθαλψη μελών, αρχής γενομένης με 2%
για κάθε άμεσα ασφαλισμένο, 3% για το ανδρόγυνο, 4% όταν υπάρχουν και παιδιά, ή γονείς κλπ. Μάλιστα με 
μια σειρά επιπλέον μέτρων τα τελευταία χρόνια, η πολιτεία επιβάρυνε την κατάσταση και συγκεκριμένα 
καθιέρωσε αντίτιμα για επισκέψεις στα Νοσοκομεία, καθιέρωσε ανάλογα αντίτιμα για απογευματινές 
επισκέψεις στα εξωτερικά ιατρεία των νοσοκομείων με ραντεβού, καθιέρωσε επιβολή 1 ευρώ σε κάθε εκτέλεση
συνταγής φαρμάκων, αύξησε τον κατάλογο των μη συνταγογραφούμενων φαρμάκων και οι τιμές τους έχουν 
γίνει υπερβολικές, έγιναν επίσης πολλές περικοπές στη συνταγογράφηση ή στον περιορισμό της 
περιοδικότητας επανάληψης αρκετών εξετάσεων κλπ.. Προφανώς κάποια από αυτά να είναι σωστά, αλλά 
ορισμένα εξ αυτών είναι εισοδηματικού χαρακτήρα και δημιουργούν επιπλέον οικονομικές επιβαρύνσεις .
9. Όλα αυτά και πολλά άλλα, συζητούνται ευρέως στους κύκλους των Αποστράτων, αλλά λόγω προχωρημένης 
ηλικίας έχουν δυσκολία να τα εκφράσουν στην παρούσα διαβούλευση ηλεκτρονικά και τελικά καλούμαστε να 
«πληρώνουμε τη νύφη όλοι εμείς που δεν έχουμε καμία ευθύνη», για όλα τα κακώς κείμενα, αλλά «στο τέλος 
ξυρίζουν το γαμπρό», λέει μια άλλη λαϊκή παροιμία, κάνοντας υπομονή να δούμε το τελικό κείμενο του 
Νομοσχεδίου που θα πάρει σάρκα και οστά, καθότι οι καιροί είναι δύσκολοι και μάλιστα σε περίοδο με 
πληθωρισμό 10% και πλέον.
8. Κατόπιν των ανωτέρω εισηγούμαι:
α. την κατάργηση των καταβαλλομένων εισφορών 3% των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
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πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους δικαιούχους πολίτες 
στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ, σύμφωνα με το ΦΕΚ Β 1757/9.11.2010 .
β. τη Μη θέσπιση επιβολής έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο 
άρθρο 15, καθότι ανεβάζει υπερβολικά το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης πάνω από 7,5%, σε 
συνδυασμό με την καταβολή του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6% για
υγειονομική περίθαλψη.
γ. την επανεξέταση της φορολόγησης του ετήσιου εισοδήματος με τη θέσπιση επιπλέον κλιμακίων και 
δικαιότερους συντελεστές αναλογικότερα, καθώς και την κατάργηση της ΕΑΣ ή τουλάχιστον την αλλαγή του 
άδικου τρόπου επιβολής των κρατήσεων άμεσα, στα πρότυπα της φορολόγησης του εισοδήματος.
δ. Την επανεξέταση του ύψους καταβολής της υγειονομικής εισφοράς για όλους προoδευτικά, ανάλογα με τον 
αριθμό των μελών που καλύπτει ο κάθε μερισματούχος, ή συνταξιούχος του Δημοσίου κλπ. για υγειονομική 
περίθαλψη, όπως προανέφερα στην ανωτέρω παράγραφο 8.
9. Ολοκληρώνοντας θα ήθελα αρχικά να ζητήσω την επιείκειά σας, για την έκταση της ανάλυσης του σχολίου 
μου, αλλά έκρινα σκόπιμο ότι θα πρέπει να προβληθεί μια πιο πλήρη εικόνα του θέματος, που αφορά μια 
μεγάλη μερίδα ατόμων της κοινωνίας μας, τους συνταξιούχους στρατιωτικούς, καθότι ήταν και είναι ακόμα 
ευκαιρία με το παρόν να επιλυθούν και άλλα ουσιαστικά θέματα τα οποία χρονίζουν και δεν περιέχονται στο 
παρόν νομοσχέδιο, παρότι έχουν προβληθεί εγκαίρως στα αρμόδια όργανα και πιθανόν κάποια που είναι 
αρμοδιότητας του ΥΠΕΘΑ, να ενσωματωθούν ή να τροποποιηθούν σωστά τώρα αυτά τα άρθρα που 
δημιουργούν νέα προβλήματα ή άλλα που έχουν συναρμοδιότητα να μεθοδευτούν οι απαραίτητες ενέργειες για 
την επίλυσή τους το ταχύτερο δυνατόν.
10. Ζητάμε από την πολιτεία να κάνει όλα τα αυτονόητα και να σταματήσουν επιτέλους οι δικαστικές 
διεκδικήσεις. Δυστυχώς όμως Νομοσχέδια όπως το παρόν, ενώ θα μπορούσε να είναι πιο πλήρες και να 
περιλαμβάνει για επίλυση όλα τα εκκρεμή θέματα, στον τομέα των Αποστράτων, που έχω υπόψη μου, αλλά και
σε άλλους τομείς όπως φαίνεται από τα μέχρι τώρα σχόλια για τη μέριμνα του προσωπικού των Ε.Δ., χωρίς να 
δημιουργεί νέα προβλήματα, εκτιμώ ότι δεν είναι στο ύψος των περιστάσεων και διαφαίνεται ότι οι δικαστικές 
διεκδικήσεις θα συνεχίσουν να γίνονται για θέματα που ανέφερα ανωτέρω π.χ. για ΕΑΣ, δώρα, το απαράδεκτο 
νομοσχέδιο με τους συντελεστές αναπλήρωσης από 40,1-45 χρόνια κλπ και όχι μόνο αυτά.
11. Τελειώνοντας θα ήθελα να σας ευχαριστήσω εκ των προτέρων για το χρόνο σας και για τις ενέργειές σας, 
ευελπιστώντας στην εξέταση και επίλυση των προτάσεών μου και εύχομαι «Χρόνια Πολλά-Καλές γιορτές και 
Καλή Χρονιά με ευημερία και υγεία σε όλους».
Με εκτίμηση
Ιωάννης Χασάπης Σμχος (ΤΜΑ) ε.α.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:38 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:45 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, 
αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλλασσόμενου του 3%
εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τουτων θεωρω οτι η συνέχιση 
αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής.
Όλοι οι ιατροί που αποφοιτούν από παραγωγικές σχολές να είναι υποχρεωτικώς και δια βίου, συμβεβλημένοι 
με τον ΕΟΠΥΥ καθ’ ότι σπούδασαν , μετεκπαιδευτήκαν με χρήματα του λαού και διατηρούν ιδιωτικό ιατρείο ή 
συνεργάζονται με μεγάλα ιδιωτικά ιατρικά νοσοκομεία όταν κανείς άλλος δημόσιος υπάλληλος μπορεί να κάνει 
και ιδιωτική δουλειά.

Ασμχος (ΤΥΟ) εα Αθανάσιος Παυλιδης

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:47 
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Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:22 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Κατάργηση εισφορας

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:59 

Μόνιμος ΣύνδεσμοςΚατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και 
ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες 
δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1%
εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση 
του άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσο6%

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

Μόνιμος ΣύνδεσμοςΚατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και 
ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες 
δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1%
εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση 
του άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσ

 25 Δεκεμβρίου 2022, 08:38 

ΚΥΡΙΕ ΥΠΟΥΡΓΕ ΧΡΌΝΙΑ ΣΑΣ ΠΟΛΛΆ.ΕΜΕΙΣ ΠΟΥ ΜΈΝΟΥΜΕ ΣΤΟΝ ΕΒΡΟ ΔΕΝ ΞΈΡΟΥΜΕ ΠΟΥ ΕΊΝΑΙ ΤΟ ΝΊΜΙΤΣ ΚΑΙ 
ΜΈΧΡΙ ΝΑ ΠΕΘΆΝΟΥΜΕ ΟΎΤΕ ΠΡΌΚΕΙΤΑΙ ΝΑ ΜΆΘΟΥΜΕ ΠΟΥ ΒΡΊΣΚΕΤΑΙ.ΠΑΡΤΕ ΠΙΣΩ ΤΗΝ ΑΠΟΦΑΣΗ ΓΙΑΤΊ ΕΊΝΑΙ 
ΑΔΙΚΗ ΓΙΑ ΑΥΤΟΥΣ ΠΟΥ ΜΕΝΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΠΑΡΧΊΑ ΚΑΙ ΔΕΝ ΠΡΈΠΕΙ ΝΑ ΠΛΗΡΏΝΟΥΜΕ ΑΔΙΚΑ ΑΛΩΝΩΝ ΑΜΑΡΤΊΕΣ .

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:16 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:18 

Άρθρο 15 Σχόλιο
Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 17:33

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:20 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:51 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:45 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών επιπλέον εισφορών έως 1% για υγειονομική περίθαλψη των μερισματούχων
του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό 
συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:57 

Άρθρο 15 Σχόλιο
Κατάργηση των αντισυνταγματικών επιπλέον εισφορών έως 1% για υγειονομική περίθαλψη των μερισματούχων
του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό 
συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:40 
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ζκατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:15 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:31

ατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση 
αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες 
στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής 
σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 
του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη 
απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:51 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχο

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

ΑΡΘΡΟ 15 Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και 
ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες 
δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1%
εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση 
του άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης 
στο 7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεία αξκους της ΠΑ για τους οποίους έχουν 
διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 
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Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Σμχος (ΤΤΗ) ε.α. Γιώργος Κουκουβέλας

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:09 

Γιατί το Μετοχικό Ταμείο Στρατού έχει υπό την εποπτεία του ένα Νοσηλευτικό Ίδρυμα; Γιατί το ΝΙΜΤΣ δεν 
εντάσσεται διοικητικά και οικονομικά στα λοιπά Στρατιωτικά Νοσοκομεία της χώρας;

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, ανεβάζει το μηνιαίο 
ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του 
Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Σε μια ευνομουμενη δημοκρατία θα έπρεπε να υπάρχει ΙΣΗ μεταχείρηση όλων 
των πολιτών, και ειδικότερα σεσχεση με τους υπόλοιποιπους ασαφλισμένους που δικαιούνται να 
χρησιμοποιούν τα στρατιωτικά νοσοκομεία χωρίς επιβάρυνση στο μισθό ή τη σύνταξή τους.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:26

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:57 

Το Αρθρο 2 να τροποποιηθεί έτσι ώστε το ΝΙΜΤΣ να παρέχει κάθε είδους υγειονομική περίθαλψη στους 
αποστράτους και μερισματούχους καθώς και στα μέλη των οικογενειών τους και των τριών Κλάδων των ΕΔ 
χωρίς επιπλέον εισφορές πέραν αυτής που προβλέπεται στις συντάξιμες αποδοχές, λαμβάνοντας υπόψη ότι 
όλοι οι απόστρατοι και μερισματούχοι Μετοχικών Ταμείων λαμβάνουν παροχές υγείας από τα κατά τόπους 
Στρατιωτικά Νοσοκομεία των Κλάδων.

Στυλιανός Καραδήμος
Υπτχος ε.α.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:14

Παρακαλώ για την τροποποίηση του παρόντος άρθρου και την κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών 
των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως 
δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους απλούς πολίτες στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και
στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του α.ν. 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό, 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλασσομένου του 3% της κράτησης που 
εξακολουθεί να γίνεται εκ του μερίσματος μας, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:15 
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Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, 
αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% 
εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τουτων θεωρω οτι η συνέχιση 
αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενω τίθεται το ερώτημα γιατί 
οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν υπέρ ενός ιδρύματος που δεν χρησιμοποιούν. Τελος, οφείλει να 
γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεια αξκους της ΠΑ για τους οποιους 
εχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:04

Η επί πλέον εισφορά 1% εκ της βασικής σύνταξης για τους απόστρατους μερισματούχους ΜΤΑ –ΜΤΣ που 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946 αποτελεί εμπαιγμό 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης για περίθαλψη στο 7% μη απαλασσομένου του 3% εκ 
του μερίσματος, πράγμα που δεν συμβαίνει σε κανέναν άλλον φορέα του Δημοσίου. Ο κ ΥΕΘΑ καλείται να 
καταργήσει κάθε αντισυνταγματική εισφορά υπερ. ΝΙΜΤΣ και να επιτρέψει την ελεύθερη πρόσβαση των 
αποστράτων – μερισματούχων μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχους, όπως αυτό συμβαίνει με τους 
χιλιάδες πολίτες στα στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Είναι αντισυνταγματικό το ΔΣ ενός ιδρύματος 
ΝΠΔΔ όπως το ΝΙΜΤΣ να αποφασίζει για το ποσό της εισφοράς εκ της σύνταξης ή του μερίσματος; χωρίς 
σχετικής ενημέρωσης και αποδοχής από τους ενδιαφερόμενους. H κατάργηση των αντισυνταγματικών 
εισφορών υπέρ ΝΙΜΤΣ ΠΡΕΠΕΙ να είναι άμεσες

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:26 

Παρακαλώ για την τροποποίηση του παρόντος άρθρου και την κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών 
των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως 
δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους απλούς πολίτες στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και
στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του α.ν. 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό, 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλασσομένου του 3% της κράτησης που 
εξακολουθεί να γίνεται εκ του μερίσματος μας, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:43 

Παρακαλώ για την τροποποίηση του παρόντος άρθρου και την κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών 
των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως 
δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους απλούς πολίτες στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και
στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του α.ν. 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό, 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλασσομένου του 3% της κράτησης που 
εξακολουθεί να γίνεται εκ του μερίσματος μας, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:42 

Παρακαλώ για την τροποποίηση του παρόντος άρθρου και την κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών 
των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως 
δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους απλούς πολίτες στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και
στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του α.ν. 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό, 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλασσομένου του 3% της κράτησης που 
εξακολουθεί να γίνεται εκ του μερίσματος μας, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:42
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Παρακαλώ για την τροποποίηση του παρόντος άρθρου και την κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών 
των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως 
δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους απλούς πολίτες στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και
στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του α.ν. 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό, 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλασσομένου του 3% της κράτησης που 
εξακολουθεί να γίνεται εκ του μερίσματος μας, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:11

Παρακαλώ για την τροποποίηση του παρόντος άρθρου και την κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών 
των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως 
δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους απλούς πολίτες στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και
στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του α.ν. 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό, 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλασσομένου του 3% της κράτησης που 
εξακολουθεί να γίνεται εκ του μερίσματος μας, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:31 

Παρακαλώ για την τροποποίηση του παρόντος άρθρου και την κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών 
των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως 
δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους απλούς πολίτες στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και
στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του α.ν. 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό, 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλασσομένου του 3% της κράτησης που 
εξακολουθεί να γίνεται εκ του μερίσματος μας, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:58 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ. 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, 
αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% 
εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τούτων θεωρώ ότι η συνέχιση 
αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενώ τίθεται το ερώτημα γιατί 
οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν υπέρ ενός ιδρύματος που δεν χρησιμοποιούν.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:24 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:52 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
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άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:08 

Γιατι οι ααποστρατοι της αεροποριας πρεπει να εχουν εισφορα παραπανο του 6 % αφου στο ΝΙΜΤΣ 
νοσηλευονται ολοι οι ασφαλιζμενοι και οι αποστρατοι πληρωνουν και 3%απο το μερισμα το οποιο δεν 
καταργειται

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:40 

Η επί πλέον εισφορά 1% εκ της βασικής σύνταξης για τους απόστρατους μερισματούχους ΜΤΑ –ΜΤΣ που 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946 αποτελεί εμπαιγμό 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης για περίθαλψη στο 7% μη απαλασσομένου του 3% εκ 
του μερίσματος, πράγμα που δεν συμβαίνει σε κανέναν άλλον φορέα του Δημοσίου. Ο κ ΥΕΘΑ καλείται να 
καταργήσει κάθε αντισυνταγματική εισφορά υπερ. ΝΙΜΤΣ και να επιτρέψει την ελεύθερη πρόσβαση των 
αποστράτων – μερισματούχων μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχους, όπως αυτό συμβαίνει με τους 
χιλιάδες πολίτες στα στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Είναι αντισυνταγματικό το ΔΣ ενός ιδρύματος 
ΝΠΔΔ όπως το ΝΙΜΤΣ να αποφασίζει για το ποσό της εισφοράς εκ της σύνταξης ή του μερίσματος; χωρίς 
σχετικής ενημέρωσης και αποδοχής από τους ενδιαφερόμενους. Η εποχή του αποφασίζουμε και διατάσσουμε 
έχει παρέλθει από το 1974 . Εδώ και τώρα κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών υπέρ ΝΙΜΤΣ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ. 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, 
αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% 
εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τούτων θεωρώ ότι η συνέχιση 
αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενώ τίθεται το ερώτημα γιατί 
οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν υπέρ ενός ιδρύματος που δεν χρησιμοποιούν. Τέλος, οφείλει να 
γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεία αξιωματικούς της ΠΑ για τους 
οποίους έχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το έτος 2011.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:08 

ΣύνδεσμοςΚατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών 
μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα 
Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής 
σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 
του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη 
απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τουτων 
θεωρω οτι η συνέχιση αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενω 
τίθεται το ερώτημα γιατί οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν υπέρ ενός ιδρύματος που δεν 
χρησιμοποιούν. Τελος, οφείλει να γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεια 
αξκους της ΠΑ για τους οποιους εχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011
Υποπτεραρχος (εα)
Γεροντιδης Θεοχσρης

 19 Δεκεμβρίου 2022, 04:44

Άρθρο 15 Σχόλιο
Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
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πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Γραμματικόπουλος Αθανάσιος
Σμχος ε.α

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:39 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:56 

Να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ του ΝΙΜΙΤΣ των μερισματούχων του ΜΤΑ και να υπάρχει ελεύθερη πρόσβαση
των μελών και των οικογενειών τους ως δικαιούχων. Αυτό άλλωστε συμβαίνει με τους δικαιούχους πολίτες στα
Στρατιωτικά Νοσοκομεία και στο ΝΙΜΙΤΣ. Η επιπλέον εισφορά 1% που επιβάλλεται από την βασική σύνταξη των 
αποστράτων , όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ. 2β , με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946,
αποτελεί αδικία, αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλλασσόμενου του 3% 
εκ του μερίσματος, σε αντίθεση με το σύνολο του Δημοσίου που πληρώνει εισφορά 6%.

Νικόλαος Λεβέντης
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:24 

Ως απόστρατος Αξκος της Π.Α. αιτούμαι την κατάργηση της κράτησης του ποσοστού 3% από το μέρισμά μου 
προς το ΝΙΜΙΤΣ για τους παρακάτω λόγους:
α. Είμαι μόνιμος κάτοικος Καλοχωρίου Θεσσαλονίκης και ως εκ τούτου την παρεχόμενη φροντίδα υγείας Α΄ και
Β΄ βαθμού από το ΝΙΜΙΤΣ αντικειμενικά λόγω απόστασης, τόσο εγώ όσο και τα μέλη τη οικογένειάς μου που τις
δικαιούνται, δεν θα τις χρησιμοποιήσουν διότι καλυπτόμαστε από το ΕΣΥ αλλά και από το 424ΓΣΝΕ της 
Θεσσαλονίκης. Άλλωστε καταβάλουμε το αναλογούν ποσοστό του 6% από την κύρια σύνταξή μου εγώ και τα 
μέλη μου στον ασφαλιστικό τους φορέα. Ουσιαστικά μου παρακρατείται το ποσό των 10Ευρώ περίπου για μια 
παροχή που επωφελούνται οι απόστρατοι της Π.Α. αλλά και του Σ.Ξ. της περιοχής Αθηνών. Πολύ περισσότερο,
όταν συνάδελφοι απόστρατοι της Π.Α. και του Σ.Ξ. που μένουν είτε στην νησιωτική Ελλάδα είτε σε ακριτικές 
περιοχές καλούνται να πληρώνουν για επωφέλεια των διαμενόντων στην περιοχή των Αθηνών. Δεν τυγχάνουμε
ίσων ευκαιριών οι διαμένοντες στην περιφέρεια έναντι των διαμενόντων στην περιοχή των Αθηνών.
β. Το αιτιολογικό της κράτησης αυτής όπως χαρακτηριστικά αναφέρεται στην επίσημη ιστοσελίδα της ΕΑΑΑ με 
τίτλο Δικαιούχοι-Νοσηλείας-Εξετάσεων-στο-ΝΙΜΤΣ.pdf αναφέρει ρητά ότι σκοπός της κράτησης είναι για να 
τυγχάνω προνομιούχου μεταχείρισης. Δεν θεωρώ σε καμία περίπτωση το άτομο μου προνομιούχο έναντι του 
απλού Έλληνα φορολογούμενου πολίτη. Τούτο ισχύει και για τα μέλη της οικογένειάς μου. Θεωρούμε τους 
εαυτούς μας έναντι των φορολογούμενων πολιτών ίσους προς ίσους.
γ. Ως Έλλην πολίτης συνεισφέρω χωρίς διακρίσεις στα δημόσια βάρη, αναλόγως των δυνάμεών μου όπως 
ορίζει ρητά το άρθρο 4 παρ. 5 του Συντάγματος. Επιπλέον δεν πρέπει να τυγχάνω ούτε και να μου 

166 

169



αναγνωρίζεται καμία διάκριση ως Έλληνας πολίτης.
δ. Τέλος μια φιλελεύθερη συνταγματική πολιτεία διαφοροποιείται από άλλες λόγω του γεγονότος ότι δίνει 
προτεραιότητα στις βασικές ελευθερίες του ατόμου. Με την παρακράτηση αυτή υπέρ ΝΙΜΙΤΣ ποσοστού 3% του 
μερίσματός μου επιπλέον του 6% της κύριας σύνταξής μου, στερούμαι της ελευθερίας να επιλέξω επιπρόσθετη 
φροντίδα υγείας όπως επιθυμώ εγώ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:11 

Στην παράγραφο 1 ορίζεται ότι ¨Σκοπός του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. είναι η παροχή νοσηλευτικής περίθαλψης,… 
μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Μ.Τ.Σ.), τους μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου 
Αεροπορίας,…¨
Οι ορφανικές οικογένειες των μερισματούχων ενώ γίνονται μερισματούχοι και είναι υπόχρεοι καταβολής 
μηνιαίας εισφοράς σύμφωνα με την παρ. 3 του άρθρου 6 του Ν3818/1958 δεν αναφέρονται στους δικαιούχους 
νοσηλείας της παραγράφου 2.
Προτείνεται η παράγραφος 2β να διαμορφωθεί ως εξής:
¨ β) εν αποστρατεία στελέχη του Στρατού Ξηράς, της Πολεμικής Αεροπορίας, των Κοινών Σωμάτων των 
Ενόπλων Δυνάμεων και της Ελληνικής Αστυνομίας, και οι ορφανικές οικογένειες αυτών, υπό την προϋπόθεση 
της διατήρησης της ιδιότητας του μερισματούχου των Μετοχικών Ταμείων Στρατού και Αεροπορίας, κατά 
περίπτωση, καθώς και της καταβολής της μηνιαίας εισφοράς που προβλέπεται στο άρθρο 10, ¨

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:54 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:58 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:34 

1)ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΝΣΤΟΛΟΙ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΤΩΝ ΣΩΜΑΤΩΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ, ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΩΣ 
ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΥΧΟΙ ΣΤΑ ΙΑΤΡΙΚΑ/ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΑ ΙΔΡΥΜΑΤΑ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΚΑΙ ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΩΣ ΚΛΑΔΟΥ, 
ΝΑ ΜΠΟΡΟΥΝ ΝΑ ΜΕΤΑΒΟΥΝ ΣΕ ΟΠΟΙΑΔΗΠΟΤΕ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΟΥΣ ΕΞΥΠΗΡΕΤΕΙ, ΧΩΡΙΣ ΝΑ 
ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΠΕΙΘΑΡΧΙΚΕΣ ΣΥΝΕΠΕΙΕΣ.
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2)ΟΛΟΙ ΟΙ ΙΑΤΡΟΙ ΠΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΟΥΝ ΑΠΟ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΕΣ ΣΧΟΛΕΣ ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΩΣ ΚΑΙ ΔΙΑ ΒΙΟΥ, 
ΣΥΜΒΕΒΛΗΜΕΝΟΙ ΜΕ ΤΑ ΤΑΜΕΙΑ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΚΑΙ ΤΩΝ ΣΩΜΑΤΩΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:14 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλλασσόμενου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:17 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:41 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:39

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:54 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, 
αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% 
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εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τουτων θεωρω οτι η συνέχιση 
αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενω τίθεται το ερώτημα γιατί 
οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν υπέρ ενός ιδρύματος που δεν χρησιμοποιούν. Τελος, οφείλει να 
γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεια αξκους της ΠΑ για τους οποιους 
εχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011

Απτχος (Μ) εα Γ. Βορρόπουλος
Επίτιμος ΓΕ/ΓΕΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:06 

Άρθρο 15 Σχόλιο
Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Άρθρο 35 Σχόλιο
Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:49 

Στο άρθρο 15 το μόνιμο προσωπικό ΜΤΣ και ΝΙΜΤΣ να μην οριστούν ως δικαιούχοι. Έχουν δικό τους επικουρικό
Ταμείο. Το ΜΤΣ στην ιδιοκτησία του οποίου υπάγεται το ΝΙΜΤΣ είναι για τους ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥΣ και τα μέλη των 
οικογενειών τους. Επίσης να καθοριστεί επακριβώς τι περιλαμβάνει ο όρος «εξαρτώμενα» μέλη. Σας ευχαριστώ
πολύ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:54 

Άρθρο 15 Σχόλιο
Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Επίσης υπάρχουν στρατιωτικοί απόστρατοι εκτός των Αθηνών αλλα αρκετές φορές η νοσηλεία τους 
πραγματοποιείται στην περιφέρεια και σε αρκετές περιπτώσεις σε στρατιωτικά νοσοκομεία πχ 424 ΓΣΝΕ που 
νοσηλεύονται και απόστρατοι προερχόμενοι από ΠΑ και ΠΝ .Προταση η εισφορά υπερ. ΝΙΜΙΤΣ σε περίπτωση μη
κατάργησης να επιμερίζεται και στα στρατιωτικά νοσοκομεία της περιφέρειας που δέχονται αποστράτους

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 
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Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

Άρθρο 16

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Οι Απόστρατοι μερισματούχοι του ΜΤΑ, υπόκεινται ήδη σε κράτηση 3% επί του μερίσματος σαν υποχρέωση 
αντίστοιχων διατάξεων του νόμου 3818/1958 για χρήση του ΝΙΜΙΤΣ παρότι γίνεται κράτηση 6% όπως ισχύει για 
το σύνολο του δημόσιου τομέα. Επιπλέον αυτών έρχονται συνδυαστικά τα άρθρα 15 και 16 να προσθέσουν 
ακόμη 1% η οποία θεωρήτε απαράδεκτη.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:14

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:26 

Οι Απόστρατοι μερισματούχοι του ΜΤΑ, ήδη υπόκεινται σε παρακράτηση 3% εκ του επιδιδόμενου μερίσματος 
σαν υποχρέωση αντίστοιχων διατάξεων του νόμου 3818/1958 για χρήση του ΝΙΜΙΤΣ και 6% όπως ισχύει για το 
σύνολο του δημόσιου τομέα. Επιπλέον αυτών έρχονται συνδυαστικά τα άρθρα 15 και 16 να προσθέσουν ακόμη 
1% επειδή έτσι αποφάσισε το ΔΣ του ιδρύματος χωρίς να πάρει τη σύμφωνη γνώμη των μερισματούχων! 
Δηλαδή θα μπορούσανε να έπαιρναν -γιατί όχι- και 3 ή και 12% (με οποιαδήποτε δικαιολογία) Αν είναι δυνατόν!
Προφανώς πρόκειται για λάθος το οποίο και θα πρέπει να διορθωθεί αμέσως με την θέσπιση ελεύθερης 
πρόσβασης των μερισματούχων (όπως και άλλων πολιτών) χωρίς καμιά επιπλέον επιβάρυνση! Το δημοκρατικό 
και αυτονόητο δηλαδή. Ευχαριστώ για την προσοχή και παρέμβαση σας για την αποκατάσταση της αδικίας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους
της ΠΑ (μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 
3943/2011, καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι 
τα νοσήλια καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το 
ΝΙΜΤΣ, χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως 
ρυθμιστούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για 
όλους τους δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:46 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:11 

Αναφορικά με τους δικαιούμενους Νοσηλείας στο ΝΙΜΤΣ:
α. Δεν είναι δυνατόν να καθίστανται «με το έτσι θέλω» δικαιούχοι νοσηλείας στο ΝΙΜΤΣ οι απόστρατοι της Π.Α.,
καταβάλλοντας μάλιστα επιπλέον εισφορές πέραν του 6% επί των αποδοχών τους, που προβλέπονται για όλους
τους εργαζόμενους.
β. Ως προς την Ιστορία του θέματος, αρχικά το προσωπικό της ΠΑ (ε.ε & ε.α.) εντάχθηκε στο ΝΙΜΤΣ ως 
δικαιούμενο νοσηλείας το 1958 επειδή τότε ήταν αναγκαία η παροχή συμπληρωματικής νοσηλείας των 
στελεχών της, λόγω μικρής δυναμικότητας του τότε νοσοκομείου της Π.Α. στην Κυψέλη (Γ.Ν.Ε.Β.Α.) Το ε.ε. 
προσωπικό απεντάχθηκε από το ΝΙΜΙΤΣ με το Ν. 3943/2011, ενώ τα ε.α. στελέχη και οι ορφανικές οικογένειες 
παρέμειναν δικαιούχοι εκόντες άκοντες, καταβάλλοντας μάλιστα επιπλέον εισφορές. Να ληφθεί δε υπόψη ότι 
τα στελέχη του Π.Ν. δεν εντάχθηκαν ποτέ στο ΝΙΜΤΣ ως δικαιούμενα περίθαλψης και συνεπώς ποτέ δεν 
κατέβαλαν εισφορές.
γ. Τα στελέχη του κάθε Κλάδου ούτως ή άλλως δικαιούνται περίθαλψης στα Νοσοκομεία τους, όπως και στα 
Νοσοκομεία των άλλων Κλάδων της περιφέρειας (αυτό ισχύει για τις περιοχές που έχει νοσοκομείο μόνο ένα 
Κλάδος, όπως συμβαίνει στη Σούδα στη Λάρισα, στη Θεσσαλονίκη κ.α.) χωρίς να καταβάλουν πρόσθετες 
εισφορές Γιατί να γίνεται αυτό για το ΝΙΜΤΣ ???
δ. Άλλωστε, σύμφωνα με κοινή Υπουργική Απόφαση (Υ.4α/137327 ΦΕΚ Β 1757/9.11.2010/ ΚΥΑ) θεσπίστηκε η 
πρόσβαση όλων των πολιτών στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία της Αθήνας και της Θεσσαλονίκης (401 ΓΣΝΑ, 251 
ΓΝΑ, ΝΝΑ, 417 ΝΙΜΤΣ, 424 ΓΣΝΕ), με συγκεκριμένους αριθμούς κλινών ανά Νοσοκομείο (251 ΓΝΑ:15) με σκοπό 
την εξυπηρέτηση των υγειονομικών αναγκών του πληθυσμού της Χώρας, χωρίς καμία εισφορά
ε. Πρέπει να ληφθεί υπόψη ότι τα ε.α. στελέχη της Π.Α. καταβάλουν υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν του 
προβλεπόμενου 6% επί της συντάξεως και επιπλέον 3% επί του μερίσματος. Δεν είναι δυνατόν να συνεχιστεί 
αυτή η αδικία, πολλώ δε μάλλον να αυξηθεί έτι περαιτέρω η εισφορά έως +1% επί των συντάξεων, όπως αυτό 
προκύπτει από τον συνδυασμό του υπό διαβούλευση άρθρου 15 με το άρθρο 16.
στ. Κατόπιν των ανωτέρω καθίσταται σαφές ότι το ΝΙΜΤΣ ως ανήκον στον Σ.Ξ. θα πρέπει να χρηματοδοτείται 
κατά τον ίδιο τρόπο που χρηματοδοτούνται όλα τα στρατιωτικά Νοσοκομεία. Επί πλέον δε, θα πρέπει να 
δέχεται κατά προτεραιότητα όλο το προσωπικό των Ε.Δ. (ε.ε. & ε.α.) και τις οικογένειές τους, όταν τα κατά 
Κλάδο Νοσοκομεία αυτών έχουν υπερβολική πληρότητα, χωρίς καμία απολύτως πρόσθετη εισφορά πέραν του 
6%.Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:30 

Αναφορικά με τους δικαιούμενους Νοσηλείας στο ΝΙΜΤΣ:
α. Δεν είναι δυνατόν να καθίστανται «με το έτσι θέλω» δικαιούχοι νοσηλείας στο ΝΙΜΤΣ οι απόστρατοι της Π.Α.,
καταβάλλοντας μάλιστα επιπλέον εισφορές πέραν του 6% επί των αποδοχών τους, που προβλέπονται για όλους
τους εργαζόμενους.
β. Ως προς την Ιστορία του θέματος, αρχικά το προσωπικό της ΠΑ (ε.ε & ε.α.) εντάχθηκε στο ΝΙΜΤΣ ως 
δικαιούμενο νοσηλείας το 1958 επειδή τότε ήταν αναγκαία η παροχή συμπληρωματικής νοσηλείας των 
στελεχών της, λόγω μικρής δυναμικότητας του τότε νοσοκομείου της Π.Α. στην Κυψέλη (Γ.Ν.Ε.Β.Α.) Το ε.ε. 
προσωπικό απεντάχθηκε από το ΝΙΜΙΤΣ με το Ν. 3943/2011, ενώ τα ε.α. στελέχη και οι ορφανικές οικογένειες 
παρέμειναν δικαιούχοι εκόντες άκοντες, καταβάλλοντας μάλιστα επιπλέον εισφορές. Να ληφθεί δε υπόψη ότι 
τα στελέχη του Π.Ν. δεν εντάχθηκαν ποτέ στο ΝΙΜΤΣ ως δικαιούμενα περίθαλψης και συνεπώς ποτέ δεν 

171 

174



κατέβαλαν εισφορές.
γ. Τα στελέχη του κάθε Κλάδου ούτως ή άλλως δικαιούνται περίθαλψης στα Νοσοκομεία τους, όπως και στα 
Νοσοκομεία των άλλων Κλάδων της περιφέρειας (αυτό ισχύει για τις περιοχές που έχει νοσοκομείο μόνο ένα 
Κλάδος, όπως συμβαίνει στη Σούδα στη Λάρισα, στη Θεσσαλονίκη κ.α.) χωρίς να καταβάλουν πρόσθετες 
εισφορές Γιατί να γίνεται αυτό για το ΝΙΜΤΣ ???
δ. Άλλωστε, σύμφωνα με κοινή Υπουργική Απόφαση (Υ.4α/137327 ΦΕΚ Β 1757/9.11.2010/ ΚΥΑ) θεσπίστηκε η 
πρόσβαση όλων των πολιτών στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία της Αθήνας και της Θεσσαλονίκης (401 ΓΣΝΑ, 251 
ΓΝΑ, ΝΝΑ, 417 ΝΙΜΤΣ, 424 ΓΣΝΕ), με συγκεκριμένους αριθμούς κλινών ανά Νοσοκομείο (251 ΓΝΑ:15) με σκοπό 
την εξυπηρέτηση των υγειονομικών αναγκών του πληθυσμού της Χώρας, χωρίς καμία εισφορά
ε. Πρέπει να ληφθεί υπόψη ότι τα ε.α. στελέχη της Π.Α. καταβάλουν υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν του 
προβλεπόμενου 6% επί της συντάξεως και επιπλέον 3% επί του μερίσματος. Δεν είναι δυνατόν να συνεχιστεί 
αυτή η αδικία, πολλώ δε μάλλον να αυξηθεί έτι περαιτέρω η εισφορά έως +1% επί των συντάξεων, όπως αυτό 
προκύπτει από τον συνδυασμό του υπό διαβούλευση άρθρου 15 με το άρθρο 16.
στ. Κατόπιν των ανωτέρω καθίσταται σαφές ότι το ΝΙΜΤΣ ως ανήκον στον Σ.Ξ. θα πρέπει να χρηματοδοτείται 
κατά τον ίδιο τρόπο που χρηματοδοτούνται όλα τα στρατιωτικά Νοσοκομεία. Επί πλέον δε, θα πρέπει να 
δέχεται κατά προτεραιότητα όλο το προσωπικό των Ε.Δ. (ε.ε. & ε.α.) και τις οικογένειές τους, όταν τα κατά 
Κλάδο Νοσοκομεία αυτών έχουν υπερβολική πληρότητα, χωρίς καμία απολύτως πρόσθετη εισφορά πέραν του 
6%.

Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:10 

Θα απευθυνθώ και πάλι στους αξιότιμους κυρίους βουλευτές που θα κληθούν να ψηφίσουν το άρθρο 16 του 
Νομοσχεδίου. Κατανοητό να μην έχετε γνώση λόγω του εξειδικευμένου αντικειμένου. Προς τούτο δεν έχετε 
παρά να διαβάσετε με πολύ προσοχή το Αναλυτικό, Εμπεριστατωμένο , Αντικειμενικό και θα πρόσθετα 
Ευγενικό, σχόλιο (29 Δεκεμβρίου 2022, 11:33) ενός εκ των ένδω γνώστη του αντικειμένου. Εγώ εάν σας 
συναντούσα από κοντά δεν θα μπορούσα να κρατηθώ στο επίπεδό του. Όμως θυμηθείτε, η Πολιτεία μου δίνει 
και εμένα ένα πολύ ισχυρό Όπλο έτοιμο για χρήση πολύ σύντομα!!!!!!.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:04 

Θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ (μερισματούχους ΜΤΑ). Τα 
νοσήλια καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το 
ΝΙΜΤΣ, χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά. Δεν είναι δυνατόν να πληρώνουν ΜΟΝΟ οι απόστρατοι 
για κάτι που άλλοι πολίτες απολαμβάνουν χωρίς να συνεισφέρουν, παραβιάζοντας αρχές συνταγματικής 
ισότητας και ισονομίας των πολιτών. Επιπρόσθετα οι εν αποστρατεία στρατιωτικοί ΔΕΝ χρησιμοποιούν τις 
υπηρεσίες αυτές (από ελάχιστα ως ποτέ !)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

 «Εφόσον δεν καταργηθεί και παραμείνει η κράτηση 3% επί του μηνιαίου μερίσματος ΜΤΑ στους εν αποστρατεία
συνταξιούχους-μερισματούχους αεροπορίας του Ν.3818/1958, ΕΠΙΒΑΛΛΕΤΑΙ να αποσυρθεί η διάταξη του 
άρθρου 16 του Νομοσχεδίου του ΥΠΕΘΑ για την επιβολή νέας κράτησης 1% υπέρ ΝΙΜΤΣ ΑΠΟ ΤΗ ΣΥΝΤΑΞΗ ΤΩΝ 
ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΤΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ και να διαμορφωθεί αναλόγως το λεκτικό του 
συγκεκριμένου άρθρου.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:37 

Αναφορικά με τους δικαιούμενους Νοσηλείας στο ΝΙΜΤΣ:
α. Δεν είναι δυνατόν να καθίστανται «με το έτσι θέλω» δικαιούχοι νοσηλείας στο ΝΙΜΤΣ οι απόστρατοι της Π.Α.,
καταβάλλοντας μάλιστα επιπλέον εισφορές πέραν του 6% επί των αποδοχών τους, που προβλέπονται για όλους
τους εργαζόμενους.
β. Ως προς την Ιστορία του θέματος, αρχικά το προσωπικό της ΠΑ (ε.ε & ε.α.) εντάχθηκε στο ΝΙΜΤΣ ως 
δικαιούμενο νοσηλείας το 1958 επειδή τότε ήταν αναγκαία η παροχή συμπληρωματικής νοσηλείας των 
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στελεχών της, λόγω μικρής δυναμικότητας του τότε νοσοκομείου της Π.Α. στην Κυψέλη (Γ.Ν.Ε.Β.Α.) Το ε.ε. 
προσωπικό απεντάχθηκε από το ΝΙΜΙΤΣ με το Ν. 3943/2011, ενώ τα ε.α. στελέχη και οι ορφανικές οικογένειες 
παρέμειναν δικαιούχοι εκόντες άκοντες, καταβάλλοντας μάλιστα επιπλέον εισφορές. Να ληφθεί δε υπόψη ότι 
τα στελέχη του Π.Ν. δεν εντάχθηκαν ποτέ στο ΝΙΜΤΣ ως δικαιούμενα περίθαλψης και συνεπώς ποτέ δεν 
κατέβαλαν εισφορές.
γ. Τα στελέχη του κάθε Κλάδου ούτως ή άλλως δικαιούνται περίθαλψης στα Νοσοκομεία τους, όπως και στα 
Νοσοκομεία των άλλων Κλάδων της περιφέρειας (αυτό ισχύει για τις περιοχές που έχει νοσοκομείο μόνο ένα 
Κλάδος, όπως συμβαίνει στη Σούδα στη Λάρισα, στη Θεσσαλονίκη κ.α.) χωρίς να καταβάλουν πρόσθετες 
εισφορές Γιατί να γίνεται αυτό για το ΝΙΜΤΣ ???
δ. Άλλωστε, σύμφωνα με κοινή Υπουργική Απόφαση (Υ.4α/137327 ΦΕΚ Β 1757/9.11.2010/ ΚΥΑ) θεσπίστηκε η 
πρόσβαση όλων των πολιτών στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία της Αθήνας και της Θεσσαλονίκης (401 ΓΣΝΑ, 251 
ΓΝΑ, ΝΝΑ, 417 ΝΙΜΤΣ, 424 ΓΣΝΕ), με συγκεκριμένους αριθμούς κλινών ανά Νοσοκομείο (251 ΓΝΑ:15) με σκοπό 
την εξυπηρέτηση των υγειονομικών αναγκών του πληθυσμού της Χώρας, χωρίς καμία εισφορά
ε. Πρέπει να ληφθεί υπόψη ότι τα ε.α. στελέχη της Π.Α. καταβάλουν υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν του 
προβλεπόμενου 6% επί της συντάξεως και επιπλέον 3% επί του μερίσματος. Δεν είναι δυνατόν να συνεχιστεί 
αυτή η αδικία, πολλώ δε μάλλον να αυξηθεί έτι περαιτέρω η εισφορά έως +1% επί των συντάξεων, όπως αυτό 
προκύπτει από τον συνδυασμό του υπό διαβούλευση άρθρου 15 με το άρθρο 16.
στ. Κατόπιν των ανωτέρω καθίσταται σαφές ότι το ΝΙΜΤΣ ως ανήκον στον Σ.Ξ. θα πρέπει να χρηματοδοτείται 
κατά τον ίδιο τρόπο που χρηματοδοτούνται όλα τα στρατιωτικά Νοσοκομεία. Επί πλέον δε, θα πρέπει να 
δέχεται κατά προτεραιότητα όλο το προσωπικό των Ε.Δ. (ε.ε. & ε.α.) και τις οικογένειές τους, όταν τα κατά 
Κλάδο Νοσοκομεία αυτών έχουν υπερβολική πληρότητα, χωρίς καμία απολύτως πρόσθετη εισφορά πέραν του 
6%.

Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:17 

Έγινε τεράστιος θόρυβος για να καταργηθεί η εισφορά 1% επί των μισθών από τους ε.ε στρατιωτικούς υπέρ του
ΜΤΣ και καταργήθηκε εν μια νυκτί! Τώρα σκέφτηκαν νέα εισφορά 1% επί των καταβαλλομένων συντάξεων 
στους απόστρατους υπέρ ΝΙΜΤΣ χωρίς να σκεφτούν ότι αυτό θα έχει μείωση συντάξεων επιλεκτικά για αυτούς 
και χωρίς ανταπόδοση!
Επί 6μηνο μας πιπίλιζαν τα μυαλά για την κατάργηση της ειδικής εισφοράς αλληλεγγύης που ήταν στους 
περισσότερους από 5-15 ευρώ και έρχονται τώρα με ελαφρά καρδία και επιβάλλουν νέα χειρότερη εισφορά 
χωρίς να ενδιαφέρονται εάν θα μειωθούν οι τσαλαπατημένες συντάξεις των αποστράτων και μόνο αυτών!
Η αδικία σε όλο της το μεγαλείο!Επιτέλους αφήστε μας ήσυχους και να ξέρετε δεν είμαστε δεδομένοι!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Άρθρο 16. Το ΝΙΜΤΣ είναι ένα νοσοκομείο στην Αττική που πολλοί συνάδελφοι δεν πέρασαν ποτέ το κατώφλι 
του λόγω της απόστασης και της ταλαιπωρίας που θα υποστεί ένας κάτοικος της επαρχίας! Στο εν λόγω 
νοσοκομείο έχουν δικαίωμα νοσηλείας εκτός των στρατιωτικών και όλοι οι πολίτες χωρίς να πληρώνουν καμία 
εισφορά! Οι απόστρατοι εάν εφαρμοσθεί η κράτηση θα έχουν μείωση συντάξεων 1% επί πλέον των άλλων 
Ελλήνων και μάλιστα χωρίς ανταποδοτικότητα! Ληφθεί υπόψη ότι επιβάλλεται ήδη εισφορά 3% επί των 
μερισμάτων υπέρ ΝΙΜΤΣ παράνομα και καταχρηστικά! Με λίγα λόγια πληρώνουν οι απόστρατοι για να το 
απολαμβάνουν όλοι οι άλλοι! Με το ίδιο σκεπτικό του νομοθέτη γιατί να μην επιβληθεί εισφορά για το 401 ΓΣΝΕ
ή για το 424 ΓΣΝΕ ή στο τέλος για το Παπαγεωργίου, Ιπποκράτειο κλπ; Δεν πληρώνουν όλοι οι Έλληνες 
εισφορά 6% για υγιεινομική περίθαλψη επί των κυρίων και επικουρικών συντάξεων; Γιατί οι απόστρατοι να 
πληρώνουν 7% επί των κυρίων συντάξεων συν 3% επί των μερισμάτων υπέρ του ΝΙΜΤΣ;Η ρύθμιση αυτή μόνο 
εχθρική και εκδικητική μπορεί να χαρακτηρισθεί κατά των αποστράτων και των οικογενειών τους!
ΠΡΟΤΑΣΗ: Να παραδοθεί το ΝΙΜΤΣ στο ΕΣΥ όπου θα λειτουργεί με την ευθύνη του κράτους όπως όλα τα 
νοσοκομεία της χώρας και να απαλλαγούν έτσι απόστρατοι από τις επί πλέον εισφορές και μειώσεις 
συντάξεων!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:49 

Με τα αρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
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3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:25 

Η παράγραφος α που αναφέρει « α) η υποχρεωτική μηνιαία εισφορά των προσώπων ……Σε κάθε περίπτωση το 
ύψος της εισφοράς δεν δύναται να υπερβαίνει ποσοστό ένα τοις εκατό (1%) ….και επί της καταβαλλόμενης 
μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες αυτών,» ΕΠΙΒΑΛΛΕΤΑΙ ΝΑ 
ΚΑΤΑΡΓΗΘΕΙ, διότι όταν είχε προβλεφθεί στον Α.Ν. 1137/1946, δεν υπήρχε άλλη κράτηση. Με το Ν. 3818/1958 
καθορίσθηκε η απόδοση στο ΝΙΜΤΣ ποσοστού κρατήσεως 3% επί του μερίσματος των αποστράτων του Στρατού 
Ξηράς και της Πολεμικής Αεροπορίας. Αυτονόητο είναι ότι δεν επιβάλλονται δύο κρατήσεις για τον ίδιο σκοπό 
(υπέρ ΝΙΜΤΣ). Ούτε με την έννοια της δυνητικής επιβολής της κράτησης μέχρι 1% δεν είναι επιτρεπτό να 
παραμείνει αυτή η ρύθμιση.

Ταξίαρχος εα Βασίλειος Νικολόπουλος
Πρόεδρος Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Στρατιωτικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:54 

Πολιτικοί, εσείς που θα κληθείτε να ψηφίσετε το άρθρο 16 του Νομοσχεδίου διαβάστε Πολύ προσεκτικά το 
σχόλιο (29 Δεκεμβρίου 2022, 11:33) του Υποπτεράρχου Οικονομικού Κ. Πάσχου Αθανασίου. Ίσως σας βοηθήσει 
να διαμορφώσετε σαφή γνώμη επί του αντικειμένου και να αντιληφθείτε τι πάτε να ψηφίσετε. Αρκετά πλέον, 
έχετε φτάσει στα όρια της Απαξίωσης τις Ε.Δ της χώρας για τις οποίες είστε Υπερήφανοι!!!!.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:17 

Σήμερα με βάση το Ν.3818/1958 διενεργείται κράτηση υπερ ΝΙΜΤΣ σε ποσοστό 3% επί του Μερίσματος ΜΤΑ, 
των εν αποστρατεία συνταξιούχων της αεροπορίας. Επειδή η κράτηση αυτή 3% στο μέρισμα παραμένει και 
ταυτόχρονα στο παρόν άρθρο επιβάλεται νέα κράτηση μέχρι 1% στις συντάξεις των εν αποστρατεία της 
αεροπορίας, ΕΠΙΒΑΛΕΤΑΙ να αφαιρεθεί η διάταξη αυτή του 1% από τους συνταξιούχους της αεροπορίας και να 
διορθωθεί λεκτικά η σχετική διάταξη μνημονεύοντας ταυτόχρονα το ν.3818/1958

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:34

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:05 
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Είναι μια κατάφωρη αδικία και όμως…κωφεύεται

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:33 

ΣΧΟΛΙΑΣΜΟΣ ΑΡΘΡΟΥ 16 «Πόροι του ΝΙΜΤΣ»
Στο άρθρο 16 του υπό ψήφιση νομοσχεδίου προβλέπεται νέα κράτηση ύψους «μέχρι 1% από τις συντάξεις των 
εν αποστρατεία» και δεν καταργείται η κράτηση 3% επί του Μερίσματος ΜΤΑ που καταβάλουν υπέρ ΝΙΜΤΣ οι 
απόστρατοι της ΠΑ με βάση το Ν.3818/1958.
(Σημειώνεται ότι αρχικά, με την ίδρυση του ΝΙΜΤΣ και με τον Α.Ν. 779/1945 επιβλήθηκε κράτηση 2% επί του 
μηνιαίου Μερίσματος που κατόπιν με τον Α.Ν. 1137/1946 μετατράπηκε σε κράτηση 1% επί της μηνιαίας 
Σύνταξης.)
Με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου του ΥΠΕΘΑ θεσπίζεται ΔΙΠΛΗ κράτηση για τους αποστράτους-συνταξιούχους 
της ΠΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ (μέχρι 1% από τη σύνταξη συν(+) 3% από το μέρισμα), δηλ. το ποσό που θα καταβάλλεται 
υπέρ ΝΙΜΤΣ υπερ-ΤΡΙΠΛΑΣΙΑΖΕΤΑΙ:
από €12 χ12μήνες=144 € ετησίως κατά Μ.Ο. που είναι σήμερα επί του ετήσιου Μερίσματος, θα αυξηθεί 
συνολικά στα 450-500 ΕΥΡΩ περίπου κατά Μ.Ο. ετησίως για κάθε συνταξιούχο της ΠΑ όταν προστεθεί και η 
κράτηση 1% στην ακαθάριστη σύνταξη (ακαθ. σύνταξη 2.600€ χ12μήνες χ1%=312€ ετησίως), Ητοι 144€
+312€=456€ το ελάχιστο).
Η ρύθμιση αυτή κατά την άποψή μας μπορεί να κριθεί ως παράνομη και αντισυνταγματική καθόσον επιβάλλεται
στη σύνταξη μια νέα κράτηση 1% πέραν της ισχύουσας «Εισφοράς υγειονομικής περίθαλψης συνταξιούχων» 
ύψους 6% σύμφωνα με το άρθρο 39 του Ν.4670/2020 ως το σχετικό εδάφιο παρακάτω σε [ ] :
[ 30. α) Από την 1.7.2016 η εισφορά υγειονομικής περίθαλψης υπέρ ΕΟΠΥΥ για παροχές ασθενείας σε είδος των
συνταξιούχων καθορίζεται σε ποσοστό 6%, και υπολογίζεται επί του καταβαλλόμενου ποσού κύριας σύνταξης 
αφού αφαιρεθούν τα ποσά που αντιστοιχούν στην Εισφορά Αλληλεγγύης Συνταξιούχων του άρθρου 38 του ν. 
3863/2010 (Α’ 115) και των παραγράφων 11 και 12 του άρθρου 44 του ν. 3986/2011 (Α’ 152).]
Ο ως άνω νόμος 4670/2020 θέτει ισότιμα για όλους τους συνταξιούχους ενιαία κράτηση 6% στην κύρια σύνταξη,
υπέρ ΕΟΠΥΥ για την υγειονομική περίθαλψη όλων των συνταξιούχων. Η διατήρηση του ΝΙΜΤΣ ως αμιγές 
νοσοκομείο των ΕΔ δεν ισχύει πλέον διότι δικαιούχοι είναι όλοι οι πολίτες της χώρας, άλλωστε το μεγαλύτερο 
ποσοστό νοσηλείας, της τάξεως του 70-80% ασθενών στο ΝΙΜΤΣ, είτε στα εξωτερικά ιατρεία του ως παροχή 
ΠΦΥ, είτε στη Β΄ βάθμια νοσηλεία-θεραπεία στο Νοσοκομείο, σύμφωνα και με ιστορικά στατιστικά στοιχεία τα 
τελευταία χρόνια τουλ. , παρέχεται σε ιδιώτες-πολίτες που δεν έχουν άμεση ή έμμεση σχέση με τις ΕΔ, 
ουσιαστικά δηλ. είναι ένα οιονεί νοσοκομείο του ΕΣΥ.
Ως τέτοιο το ΝΙΜΤΣ χρηματοδοτείται και από τον κρατικό Π/Υ , οι δε δαπάνες νοσηλείας των νοσηλευομένων 
ασθενών καταβάλλονται στο ΝΙΜΤΣ από τον ΕΟΠΥΥ σύμφωνα με το ενιαίο «τιμολόγιο» των ιατρικών πράξεων 
και το «ΚΕΝ-Κλειστό Ενοποιημένο Νοσήλειο) του ΕΟΠΥΥ, είτε πρόκειται για πολίτες είτε πρόκειται για 
συνταξιούχους των ΕΔ με τον ίδιο τρόπο με βάση το ΑΜΚΑ. Η επαναπληρωμή των νοσηλείων από τον ΕΟΠΥΥ 
προς το ΝΙΜΤΣ γίνεται με τον ίδιο τρόπο που γίνεται στα λοιπά νοσοκομεία του ΕΣΥ. Αν για παράδειγμα ένας 
συνταξιούχος-απόστρατος της ΠΑ νοσηλευθεί στο ΝΙΜΤΣ η δαπάνη νοσηλείας του θα καταβληθεί στο ΝΙΜΤΣ από
τον ΕΟΠΥΥ.
Το ίδιο ακριβώς γίνεται και στα στρατιωτικά νοσοκομεία (401 ΓΣΝΑ-ΝΝΑ-251 ΓΝΑ κ.α) που παρέχουν Νοσηλεία 
σε ιδιώτες-πολίτες πλην στρατιωτικών ε.ε. όπου ο ΕΟΠΥΥ αναπληρώνει τη σχετική δαπάνη με το ως άνω ενιαίο
για το ΕΣΥ τιμολόγιο.
Ως γνωστόν στο 251 ΓΝΑ παρέχεται Νοσηλευτική Φροντίδα κατ εξαίρεση σε διάφορους φορείς. Τέτοιοι φορείς 
είναι το προσωπικό της Βουλής των Ελλήνων συν οι εκλεγμένοι πολιτικοί, το Πυροσβεστικό Σώμα και πολύ 
πρόσφατα εντάχθηκε και το προσωπικό του Υπουργείου Κλιματικής Αλλαγής, χωρίς πρόβλεψη κάποιας επί 
πλέον κράτησης υπέρ 251 ΓΝΑ σε βάρος του μισθού ή της συντάξεως του προσωπικού των φορέων αυτών, 
πέραν της δυνατότητάς τους για νοσηλεία στο ΕΣΥ. Απλά οι δαπάνες νοσηλείας καλύπτονται από τον κρατικό 
ΠΟΥ ή τον ΕΟΠΥΥ με βάση την ενιαία σχετική νομοθεσία που ισχύει για την υγειονομική περίθαλψη των 
Ελλήνων, ασφαλισμένων ή ανασφάλιστων πολιτών.
Γιατί λοιπόν πρέπει οι απόστρατοι συνταξιούχοι της ΠΑ να καταβάλουν επί πλέον εισφορά υγειονομικής 
περίθαλψης στο ΝΙΜΤΣ; Είναι παράλογο από κάθε άποψη και δεν έχει λογική νομική και οικονομική βάση ενώ 
δημιουργείται ΑΔΙΚΙΑ και ΑΝΙΣΟΤΗΤΑ σε σχέση με τους λοιπούς πολίτες στην παροχή υγειονομικής περίθαλψης,
δεδομένου ότι έκαστος απόστρατος συνταξιούχος της ΠΑ καταβάλει για υγειονομική περίθαλψη στον ΕΟΠΥΥ 
ετησίως το 6% της σύνταξής του δηλ περίπου 1500-2000 ΕΥΡΩ περίπου το άτομο. Με την προς ψήφιση ρύθμιση 
θα καταβάλει επί πλέον 500 ΕΥΡΩ που δεν καταβάλουν οι λοιποί συνταξιούχοι.
Επομένως η τυχόν επιβολή νέας ή και η διατήρηση της υφιστάμενης κράτησης (στο 3% επί του μερίσματος) είναι
προφανώς καταχρηστική και δεν αποτελεί άλλοθι για να παραμείνει δήθεν το ΝΙΜΤΣ στις Ένοπλες Δυνάμεις που
μόνον κατ΄ ευφημισμό ισχύει κάτι τέτοιο όπως αποδείχθηκε παραπάνω. Η παραμονή του ΝΙΜΤΣ ως 
στρατιωτικό νοσοκομείο ή ως νοσοκομείο του ΕΣΥ είναι ήδη δυσδιάκριτη.
ΑΠΑΙΤΗΣΗ-ΠΡΟΤΑΣΗ
Εφόσον δεν καταργηθεί και παραμείνει η κράτηση 3% επί του μηνιαίου μερίσματος ΜΤΑ στους εν αποστρατεία 
συνταξιούχους-μερισματούχους αεροπορίας του Ν.3818/1958, ΕΠΙΒΑΛΛΕΤΑΙ να αποσυρθεί η διάταξη του 
άρθρου 16 του Νομοσχεδίου του ΥΠΕΘΑ για την επιβολή νέας κράτησης 1% υπέρ ΝΙΜΤΣ ΑΠΟ ΤΗ ΣΥΝΤΑΞΗ ΤΩΝ 
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ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΤΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ και να διαμορφωθεί αναλόγως το λεκτικό του 
συγκεκριμένου άρθρου.
Θα πρέπει να μνημονευθεί στο υπό ψήφιση νομοσχέδιο με σαφήνεια ότι διατηρείται η κράτηση του ν.3818/1958
(3% στο μέρισμα ΜΤΑ) και διαγράφεται το λεκτικό για την κράτηση 1% στη σύνταξη των εν αποστρατεία της 
αεροπορίας.
Με εκτίμηση
Αθανάσιος Πάσχου, Υποπτέραρχος ε.α. (ΟΙΚΟΝ)
Γενικός Γραμματέας Συνδέσμου Αποφοίτων ΣΣΑΣ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:19 

Ειναι αδικο και αντισυνταγματικο να πληρωνουν υποχρεωτικα οι αποστρατοι για το ΝΙΜΤΣ που δεν το 
χρησιμοποιουν αυτοι και το χρησιμοποιουν αλλοι που δεν πληρωνουν η πληρωνουν πολυ λιγοτερα. Να 
παυσουν οι κρατησεις υπερ ΝΙΜΤΣ στους αποστρατους της Πολεμικης Αεροποριας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

Σήμερα με βάση το Ν.3818/1958 διενεργείται κράτηση υπερ ΝΙΜΤΣ σε ποσοστό 3% επί του Μερίσματος ΜΤΑ, 
των εν αποστρατεία συνταξιούχων της αεροπορίας. Επειδή η κράτηση αυτή 3% στο μέρισμα παραμένει και 
ταυτόχρονα στο παρόν άρθρο επιβάλεται νέα κράτηση μέχρι 1% στις συντάξεις των εν αποστρατεία της 
αεροπορίας, ΕΠΙΒΑΛΕΤΑΙ να αφαιρεθεί η διάταξη αυτή του 1% από τους συνταξιούχους της αεροπορίας και να 
διορθωθεί λεκτικά η σχετική διάταξη μνημονεύοντας ταυτόχρονα το ν.3818/1958
Με εκτίμηση
Αθ. Πάσχου
Γεν.Γραμμ Συνδέσμου Αποφοίτων ΣΣΑΣ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:53 

Eισηγούμαι:
α. την κατάργηση των καταβαλλομένων εισφορών 3% των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους δικαιούχους πολίτες 
στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ, σύμφωνα με το ΦΕΚ Β 1757/9.11.2010 .
β. τη Μη θέσπιση επιβολής έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο 
άρθρο 15, καθότι ανεβάζει υπερβολικά το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης πάνω από 7,5%, σε 
συνδυασμό με την καταβολή του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6% για
υγειονομική περίθαλψη.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 

Είστε απαράδεκτοι οταν επιβάλλετε κρατήσεις μόνο στους απόστρατους για ένα ίδρυμα το οποίο χρησιμοποιεί 
όλος ο Ελληνικός λαός χωρίς ανταπόδοση,και το οποίο μπορεί να χρησιμοποιήσει μόνο ο κάτοικος των Αθηνών 
διότι είναι απίθανο κάποιος απο την επαρχία να το χρησιμοποιήσει εκ των πραγμάτων.Πάρτε το πίσω για να 
μην βρεθείτε απέναντι στο σύνολο των αποστράτων!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:39 

Να καταργηθεί

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:12 

Δεν βλέπω τον λόγο γιατί θα πρέπει να πληρώνω για κάτι που δεν πρόκειται ποτέ να χρησιμοποιήσω,για 
πολλούς λόγους αλλά κυρίως όταν απέχω 500 χιλιόμετρα μακριά από το ΝΙΝΙΤΣ. ΟΧΙ λοιπόν.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:52 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:27 

Να σταματήσει κάθε εισφορά υπέρ του ΝΙΜΙΤΣ από τους αποστρατους

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:58 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους
της ΠΑ (μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 
3943/2011, καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι 
τα νοσήλια καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το 
ΝΙΜΤΣ, χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως 
ρυθμιστούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για 
όλους τους δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:18 

Με τα αρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:18 

Στην παρ. α αναφέρεται: «Σε κάθε περίπτωση το ύψος της εισφοράς δεν δύναται να
υπερβαίνει ποσοστό ένα τοις εκατό (1%) επί των συνολικών………………. και επί της
καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις ορφανικές
οικογένειες αυτών»
Θεωρώ απαράδεκτη την πρόβλεψη του Νόμου για καταβολή εισφοράς ένα τοις εκατό
(1%) επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης των ε.α Στρατιωτικών και των ορφανικών τους οικογενειών 
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για τους παρακάτω λόγους.
1. Η αύξηση κρίνεται ως υπερβολική αφού η κράτηση υπέρ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. σήμερα είναι
τρία τοις εκατό (3%) επί του μερίσματος που λαμβάνει ο καθένας από το Μ.Τ.Σ.
2. Η πλειονότητα των ε.α Στρατιωτικών δεν δύναται να χρησιμοποιήσει το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.
λόγω γεωγραφικών ιδιαιτεροτήτων και μεγάλων αποστάσεων από την έδρα του με
συνέπεια η ανωτέρω πρόβλεψη καταβολής εισφοράς να είναι άδικη, οριζόντια και
καταχρηστική.
3. Οι ε.α συνάδελφοι και οι ορφανικές αυτών οικογένειες καταβάλλουν ήδη
υψηλότατες εισφορές υπέρ ΕΟΠΠΥ.
Πρόταση διόρθωσης : Αντί του «και επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις
ορφανικές οικογένειες αυτών» να γίνει
« και επί του λαμβανομένου μηνιαίου μερίσματος από το Μ.Τ.Σ.,
όπως ισχύει μέχρι σήμερα, για τους εν αποστρατεία Στρατιωτικούς και τις ορφανικές οικογένειες

 29 Δεκεμβρίου 2022, 02:25 

Άρθρο 16
Πόροι του ΝΙΜΤΣ

Στην παρ. α αναφέρεται: «Σε κάθε περίπτωση το ύψος της εισφοράς δεν δύναται να υπερβαίνει ποσοστό ένα 
τοις εκατό (1%) επί των συνολικών………………. και επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν 
αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες αυτών»
Η Ε.Α.Α.Σ. αντιτίθεται στην πρόβλεψη του Νόμου για καταβολή εισφοράς ένα τοις εκατό (1%) επί της 
καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης των ε.α μελών μας και των ορφανικών τους οικογενειών για τους 
παρακάτω λόγους.
1.Η αύξηση κρίνεται ως υπερβολική αφού η κράτηση υπέρ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. σήμερα είναι ένα τοις εκατό (3%) επί του 
μερίσματος που λαμβάνει ο καθένας από το Μ.Τ.Σ.
2.Η πλειονότητα των ε.α μελών μας δεν δύναται να χρησιμοποιήσει το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. λόγω γεωγραφικών 
ιδιαιτεροτήτων και μεγάλων αποστάσεων από την έδρα του με συνέπεια η ανωτέρω πρόβλεψη καταβολής 
εισφοράς να είναι άδικη, οριζόντια και καταχρηστική.
3.Οι ε.α συνάδελφοι και οι ορφανικές αυτών οικογένειες καταβάλλουν ήδη υψηλότατες εισφορές υπέρ ΕΟΠΠΥ.
Πρόταση διόρθωσης : Αντί του «και επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις
ορφανικές οικογένειες αυτών» να γίνει
« και επί του λαμβανομένου μηνιαίου μερίσματος από το Μ.Τ.Σ., όπως ισχύει μέχρι σήμερα, για τους εν 
αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες αυτών»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:22 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους
της ΠΑ (μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 
3943/2011, καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι 
τα νοσήλια καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το 
ΝΙΜΤΣ, χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως 
ρυθμιστούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για 
όλους τους δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:18 

Άρθρο 16

Πόροι του ΝΙΜΤΣ

Στην παρ. α αναφέρεται: «Σε κάθε περίπτωση το ύψος της εισφοράς δεν δύναται να υπερβαίνει ποσοστό ένα 
τοις εκατό (1%) επί των συνολικών………………. και επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν 
αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες αυτών»

Η πρόβλεψη του Νόμου για καταβολή εισφοράς ένα τοις εκατό (1%) επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης 
των ε.α στελεχών και των ορφανικών τους οικογενειών είναι άδικη για τους παρακάτω λόγους.
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1. Η αύξηση κρίνεται ως υπερβολική αφού η κράτηση υπέρ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. σήμερα είναι τρία τοις εκατό (3%) επί του
μερίσματος που λαμβάνει ο καθένας από το Μ.Τ.Σ.

2. Η πλειονότητα των ε.α μελών μας δεν δύναται να χρησιμοποιήσει το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. λόγω γεωγραφικών 
ιδιαιτεροτήτων και μεγάλων αποστάσεων από την έδρα του με συνέπεια η ανωτέρω πρόβλεψη καταβολής 
εισφοράς να είναι άδικη, οριζόντια και καταχρηστική.

3. Οι ε.α συνάδελφοι και οι ορφανικές αυτών οικογένειες καταβάλλουν ήδη υψηλότατες εισφορές υπέρ ΕΟΠΠΥ.

Πρόταση διόρθωσης : Αντί του «και επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις
ορφανικές οικογένειες αυτών» να γίνει

« και επί του λαμβανομένου μηνιαίου μερίσματος από το Μ.Τ.Σ., όπως ισχύει μέχρι σήμερα, για τους εν 
αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες αυτών»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:34 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:49 

Θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ (μερισματούχους ΜΤΑ), όπως
καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, καθώς και την ελεύθερη 
πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια καλύπτονται από τον 
ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, χωρίς να αποδίδουν καμία
επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με 
τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους δικαιούχους και αποστράτους 
με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:21 

Αντιτίθεμαι στην πρόβλεψη του Νόμου για καταβολή εισφοράς ένα τοις εκατό (1%) επί της καταβαλλομένης 
μηνιαίας σύνταξης των ε.α μελών μας και των ορφανικών τους οικογενειών για τους παρακάτω λόγους.
1. Η αύξηση κρίνεται ως υπερβολική αφού η κράτηση υπέρ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. σήμερα είναι 3% επί του μερίσματος που 
λαμβάνει ο καθένας από το Μ.Τ.Σ.
2. Η πλειονότητα των ε.α μελών μας δεν δύναται να χρησιμοποιήσει το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. λόγω γεωγραφικών 
ιδιαιτεροτήτων και μεγάλων αποστάσεων από την έδρα του με συνέπεια η ανωτέρω πρόβλεψη καταβολής 
εισφοράς να είναι άδικη, οριζόντια και καταχρηστική.
3. Οι ε.α συνάδελφοι και οι ορφανικές αυτών οικογένειες καταβάλλουν ήδη υψηλότατες εισφορές υπέρ ΕΟΠΠΥ 
και μάλιστα αυτοί που λαμβάνουν σύνταξη και από άλλο ΦΟΡΈΑ να την καταβάλουν, άδικα, δυο (2) φορές.

Πρόταση διόρθωσης : Αντί του «και επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις
ορφανικές οικογένειες αυτών» να γίνει
« και επί του λαμβανομένου μηνιαίου μερίσματος από το Μ.Τ.Σ., όπως ισχύει μέχρι σήμερα, για τους εν 
αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες αυτών»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:40 

Συμφωνώ απόλυτα με το από 26 Δεκ.2022, 12.59 σχόλιο του κ.Βασιλείου Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

ΣΧΟΛΙΑΣΜΟΣ ΑΡΘΡΟΥ 16 «Πόροι του ΝΙΜΤΣ»
Στο άρθρο 16 του υπό ψήφιση νομοσχεδίου προβλέπεται νέα κράτηση ύψους «μέχρι 1% από τις συντάξεις των 
εν αποστρατεία» και δεν καταργείται η κράτηση 3% επί του Μερίσματος ΜΤΑ που καταβάλουν υπέρ ΝΙΜΤΣ οι 
απόστρατοι της ΠΑ με βάση το Ν.3818/1958.
(Σημειώνεται ότι αρχικά, με την ίδρυση του ΝΙΜΤΣ και με τον Α.Ν. 779/1945 επιβλήθηκε κράτηση 2% επί του 
μηνιαίου Μερίσματος που κατόπιν με τον Α.Ν. 1137/1946 μετατράπηκε σε κράτηση 1% επί της μηνιαίας 

179 

182



Σύνταξης.)
Με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου του ΥΠΕΘΑ θεσπίζεται ΔΙΠΛΗ κράτηση για τους αποστράτους-συνταξιούχους 
της ΠΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ (μέχρι 1% από τη σύνταξη συν(+) 3% από το μέρισμα), δηλ. το ποσό που θα καταβάλλεται 
υπέρ ΝΙΜΤΣ υπερ-ΤΡΙΠΛΑΣΙΑΖΕΤΑΙ:
από €12 χ12μήνες=144 € ετησίως κατά Μ.Ο. που είναι σήμερα επί του ετήσιου Μερίσματος, θα αυξηθεί 
συνολικά στα 450-500 ΕΥΡΩ περίπου κατά Μ.Ο. ετησίως για κάθε συνταξιούχο της ΠΑ όταν προστεθεί και η 
κράτηση 1% στην ακαθάριστη σύνταξη (ακαθ. σύνταξη 2.600€ χ12μήνες χ1%=312€ ετησίως), Ητοι 144€
+312€=456€ το ελάχιστο).
Η ρύθμιση αυτή κατά την άποψή μας μπορεί να κριθεί ως παράνομη και αντισυνταγματική καθόσον επιβάλλεται
στη σύνταξη μια νέα κράτηση 1% πέραν της ισχύουσας «Εισφοράς υγειονομικής περίθαλψης συνταξιούχων» 
ύψους 6% σύμφωνα με το άρθρο 39 του Ν.4670/2020 ως το σχετικό εδάφιο παρακάτω σε [ ] :
[ 30. α) Από την 1.7.2016 η εισφορά υγειονομικής περίθαλψης υπέρ ΕΟΠΥΥ για παροχές ασθενείας σε είδος των
συνταξιούχων καθορίζεται σε ποσοστό 6%, και υπολογίζεται επί του καταβαλλόμενου ποσού κύριας σύνταξης 
αφού αφαιρεθούν τα ποσά που αντιστοιχούν στην Εισφορά Αλληλεγγύης Συνταξιούχων του άρθρου 38 του ν. 
3863/2010 (Α’ 115) και των παραγράφων 11 και 12 του άρθρου 44 του ν. 3986/2011 (Α’ 152).]
Ο ως άνω νόμος 4670/2020 θέτει ισότιμα για όλους τους συνταξιούχους ενιαία κράτηση 6% στην κύρια σύνταξη,
υπέρ ΕΟΠΥΥ για την υγειονομική περίθαλψη όλων των συνταξιούχων. Η διατήρηση του ΝΙΜΤΣ ως αμιγές 
νοσοκομείο των ΕΔ δεν ισχύει πλέον διότι δικαιούχοι είναι όλοι οι πολίτες της χώρας, άλλωστε το μεγαλύτερο 
ποσοστό νοσηλείας, της τάξεως του 70-80% ασθενών στο ΝΙΜΤΣ, είτε στα εξωτερικά ιατρεία του ως παροχή 
ΠΦΥ, είτε στη Β΄ βάθμια νοσηλεία-θεραπεία στο Νοσοκομείο, σύμφωνα και με ιστορικά στατιστικά στοιχεία τα 
τελευταία χρόνια τουλ. , παρέχεται σε ιδιώτες-πολίτες που δεν έχουν άμεση ή έμμεση σχέση με τις ΕΔ, 
ουσιαστικά δηλ. είναι ένα οιονεί νοσοκομείο του ΕΣΥ.
Ως τέτοιο το ΝΙΜΤΣ χρηματοδοτείται και από τον κρατικό Π/Υ , οι δε δαπάνες νοσηλείας των νοσηλευομένων 
ασθενών καταβάλλονται στο ΝΙΜΤΣ από τον ΕΟΠΥΥ σύμφωνα με το ενιαίο «τιμολόγιο» των ιατρικών πράξεων 
και το «ΚΕΝ-Κλειστό Ενοποιημένο Νοσήλειο) του ΕΟΠΥΥ, είτε πρόκειται για πολίτες είτε πρόκειται για 
συνταξιούχους των ΕΔ με τον ίδιο τρόπο με βάση το ΑΜΚΑ. Η επαναπληρωμή των νοσηλείων από τον ΕΟΠΥΥ 
προς το ΝΙΜΤΣ γίνεται με τον ίδιο τρόπο που γίνεται στα λοιπά νοσοκομεία του ΕΣΥ. Αν για παράδειγμα ένας 
συνταξιούχος-απόστρατος της ΠΑ νοσηλευθεί στο ΝΙΜΤΣ η δαπάνη νοσηλείας του θα καταβληθεί στο ΝΙΜΤΣ από
τον ΕΟΠΥΥ.
Το ίδιο ακριβώς γίνεται και στα στρατιωτικά νοσοκομεία (401 ΓΣΝΑ-ΝΝΑ-251 ΓΝΑ κ.α) που παρέχουν Νοσηλεία 
σε ιδιώτες-πολίτες πλην στρατιωτικών ε.ε. όπου ο ΕΟΠΥΥ αναπληρώνει τη σχετική δαπάνη με το ως άνω ενιαίο
για το ΕΣΥ τιμολόγιο.
Ως γνωστόν στο 251 ΓΝΑ παρέχεται Νοσηλευτική Φροντίδα κατ εξαίρεση σε διάφορους φορείς. Τέτοιοι φορείς 
είναι το προσωπικό της Βουλής των Ελλήνων συν οι εκλεγμένοι πολιτικοί, το Πυροσβεστικό Σώμα και πολύ 
πρόσφατα εντάχθηκε και το προσωπικό του Υπουργείου Κλιματικής Αλλαγής, χωρίς πρόβλεψη κάποιας επί 
πλέον κράτησης υπέρ 251 ΓΝΑ σε βάρος του μισθού ή της συντάξεως του προσωπικού των φορέων αυτών, 
πέραν της δυνατότητάς τους για νοσηλεία στο ΕΣΥ. Απλά οι δαπάνες νοσηλείας καλύπτονται από τον κρατικό 
ΠΟΥ ή τον ΕΟΠΥΥ με βάση την ενιαία σχετική νομοθεσία που ισχύει για την υγειονομική περίθαλψη των 
Ελλήνων, ασφαλισμένων ή ανασφάλιστων πολιτών.
Γιατί λοιπόν πρέπει οι απόστρατοι συνταξιούχοι της ΠΑ να καταβάλουν επί πλέον εισφορά υγειονομικής 
περίθαλψης στο ΝΙΜΤΣ; Είναι παράλογο από κάθε άποψη και δεν έχει λογική νομική και οικονομική βάση ενώ 
δημιουργείται ΑΔΙΚΙΑ και ΑΝΙΣΟΤΗΤΑ σε σχέση με τους λοιπούς πολίτες στην παροχή υγειονομικής περίθαλψης,
δεδομένου ότι έκαστος απόστρατος συνταξιούχος της ΠΑ καταβάλει για υγειονομική περίθαλψη στον ΕΟΠΥΥ 
ετησίως το 6% της σύνταξής του δηλ περίπου 1500-2000 ΕΥΡΩ περίπου το άτομο. Με την προς ψήφιση ρύθμιση 
θα καταβάλει επί πλέον 500 ΕΥΡΩ που δεν καταβάλουν οι λοιποί συνταξιούχοι.
Επομένως η τυχόν επιβολή νέας ή και η διατήρηση της υφιστάμενης κράτησης (στο 3% επί του μερίσματος) είναι
προφανώς καταχρηστική και δεν αποτελεί άλλοθι για να παραμείνει δήθεν το ΝΙΜΤΣ στις Ένοπλες Δυνάμεις που
μόνον κατ΄ ευφημισμό ισχύει κάτι τέτοιο όπως αποδείχθηκε παραπάνω. Η παραμονή του ΝΙΜΤΣ ως 
στρατιωτικό νοσοκομείο ή ως νοσοκομείο του ΕΣΥ είναι ήδη δυσδιάκριτη.
ΑΠΑΙΤΗΣΗ-ΠΡΟΤΑΣΗ
Εφόσον δεν καταργηθεί και παραμείνει η κράτηση 3% επί του μηνιαίου μερίσματος ΜΤΑ στους εν αποστρατεία 
συνταξιούχους-μερισματούχους αεροπορίας του Ν.3818/1958, ΕΠΙΒΑΛΛΕΤΑΙ να αποσυρθεί η διάταξη του 
άρθρου 16 του Νομοσχεδίου του ΥΠΕΘΑ για την επιβολή νέας κράτησης 1% υπέρ ΝΙΜΤΣ ΑΠΟ ΤΗ ΣΥΝΤΑΞΗ ΤΩΝ 
ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΤΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ και να διαμορφωθεί αναλόγως το λεκτικό του 
συγκεκριμένου άρθρου.
Θα πρέπει να μνημονευθεί στο υπό ψήφιση νομοσχέδιο με σαφήνεια ότι διατηρείται η κράτηση του ν.3818/1958
(3% στο μέρισμα ΜΤΑ) και διαγράφεται το λεκτικό για την κράτηση 1% στη σύνταξη των εν αποστρατεία της 
αεροπορίας.
Με εκτίμηση
Αθανάσιος Πάσχου, Υποπτέραρχος ε.α. (ΟΙΚΟΝ)
Γενικός Γραμματέας Συνδέσμου Αποφοίτων ΣΣΑΣ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 
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Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.

Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:43 

Συμφωνώ απόλυτα με το από 26 Δεκ.2022, 12.59 σχόλιο του κ.Βασιλείου Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:21 

Συμφωνω με σχολιο κ. Υφαντη

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:26 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 σχόλιο του κ.Βασίλειου Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:35  

Πόροι του ΝΙΜΤΣ

Στην παρ. α αναφέρεται: «Σε κάθε περίπτωση το ύψος της εισφοράς δεν δύναται να υπερβαίνει ποσοστό ένα 
τοις εκατό (1%) επί των συνολικών………………. και επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν 
αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες αυτών»
Η Ε.Α.Α.Σ. αντιτίθεται στην πρόβλεψη του Νόμου για καταβολή εισφοράς ένα τοις εκατό (1%) επί της 
καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης των ε.α μελών μας και των ορφανικών τους οικογενειών για τους 
παρακάτω λόγους.
1. Η αύξηση κρίνεται ως υπερβολική αφού η κράτηση υπέρ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. σήμερα είναι τρία τοις εκατό (3%) επί του
μερίσματος που λαμβάνει ο καθένας από το Μ.Τ.Σ.
2. Η πλειονότητα των ε.α μελών μας δεν δύναται να χρησιμοποιήσει το Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. λόγω γεωγραφικών 
ιδιαιτεροτήτων και μεγάλων αποστάσεων από την έδρα του με συνέπεια η ανωτέρω πρόβλεψη καταβολής 
εισφοράς να είναι άδικη, οριζόντια και καταχρηστική.
3. Οι ε.α συνάδελφοι και οι ορφανικές αυτών οικογένειες καταβάλλουν ήδη υψηλότατες εισφορές υπέρ ΕΟΠΠΥ.
Πρόταση διόρθωσης : Αντί του «και επί της καταβαλλομένης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις
ορφανικές οικογένειες αυτών» να γίνει

« και επί του λαμβανομένου μηνιαίου μερίσματος από το Μ.Τ.Σ., όπως ισχύει μέχρι σήμερα, για τους εν 
αποστρατεία και τις ορφανικές οικογένειες αυτών»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:08 

Είναι εντελώς παράλογο και αντισυνταγματικό να πληρώνουν 1% επιπλέον κράτηση γα το ΝΙΜΙΤΣ οι 
απόστρατοι, όταν ήδη πληρώνουν 6% κράτηση για υγειονομική περίθαλψη όπως κι όλοι οι υπόλοιποι Έλληνες. 
Το ότι (κάποιοι μόνο εξ αυτών) έχουν την δυνατότητα να πάνε και στο ΝΙΜΙΤΣ, δεν μπορεί να αποτελέσει λόγο 
για επιπλέον κράτηση, αφού αυτό σημαίνει ταυτόχρονα μια μικρότερη επιβάρυνση για κάποιο άλλο δημόσιο 
νοσοκομείο (στο οποίο θα πήγαινε εαν δεν είχε τη δυνατότητα να πάει στο ΝΙΜΙΤΣ). Εξάλλου στο εν λόγω 
νοσοκομείο νοσηλεύεται/εξετάζεται πλήθος κόσμου (κυριολεκτικά), χωρίς καμία επιπλέον κράτηση ασφαλώς, 
που ουδεμία σχέση έχει με τον στρατό! Δεν θα πληρώνουμε για όλους εμείς! Η κράτηση 3% επι του μερίσματος 
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(όπως γίνεται τώρα) είναι ΥΠΕΡΑΡΚΕΤΗ! Αν πρέπει ντε και καλά να εξεύρετε πρόσθετους πόρους για το ΝΙΜΙΤΣ,
τότε ας πηγαίνει στο ΝΙΜΙΤ το 1% (από το 6% της κράτησης για υγειονομική περίθαλψη η οποία να ελλατωθεί 
στο 5%). Σε ΕΝΑ νοσοκομείο θα πάμε αν ασθενήσουμε, είτε στο στρατιωτικό (αν υπάρχει στην πόλη που 
διαμένουμε) είτε στο δημόσιο/πολιτικό, συνεπώς δεν υπάρχει κανένας απολύτως λόγος να πληρώνουμε 
ταυτόχρονα και για τα δύο! Ειλικρινά απορώ για το τι άλλο θα σκεφτείτε πιά, για να πετσοκόψετε (άλλη μια 
φορά) τις ήδη χιλιοκουτσουρεμένες συντάξεις μας!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:54 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκ.2022, 12.59 σχόλιο του κ.Βασιλείου Υφαντή Προέδρου του Επιστημονικού 
Συλλόγου Μηχανικών Αεροπορίας

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 

Απαράδεκτη ρύθμιση!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:38 

Συμφωνώ απόλυτα με το από 26 Δεκ.2022, 12.59 σχόλιο του κ.Βασιλείου Υφαντή

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Κύριοι, ο κάθε κλάδος των Ε.Δ έχει το νοσοκομείο του το οποίο το πληρώνουν τα στελέχη του από την ημέρα 
της ορκωμοσίας τους. Επιπρόσθετα πληρώνουμε 6% Υγειονομική περίθαλψη Δημοσίου, επιπλέον 3% στα 
μερίσματα. Θα μας επιβάλλετε τώρα με το ζόρι και άλλο ένα 1% επί των συντάξεων; Πού θα φθάσει η απαξίωση
και η αφαίμαξη των συντάξεών μας; Έλεος!!!! Ποιά η χρησιμότητα του ΝΙΜΙΤΣ για την πλειονότητα των 
αποστράτων και μάλιστα της επαρχίας που δεν γνωρίζουν ούτε καν που βρίσκεται αυτό το ΝΙΜΙΤΣ!!!!!; ΟΧΙ 
κύριοι και εάν τελικά το ψηφίσετε, το ΟΧΙ θα το διαπιστώσετε σύντομα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:01 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκ.2022, 12.59 σχόλιο του κ.Βασιλείου Υφαντή Προέδρου του Επιστημονικού 
Συλλόγου Μηχανικών Αεροπορίας

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:29 

Συμφωνώ απόλυτα με το από 26 Δεκ.2022, 12.59 σχόλιο του κ.Βασιλείου Υφαντή

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:27 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.

Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
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εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:36 

Συμφωνώ απόλυτα με το από 26 Δεκ.2022, 12.59 σχόλιο του κ.Βασιλείου Υφαντή Προέδρου του Επιστημονικού 
Συλλόγου Μηχανικών Αεροπορίας

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:24 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Υστερα από τα ανωτέρω πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:06

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται 1% εκ της βασικής 
σύνταξης, για τους απόστρατους της ΠΑ όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, είναι καταχρηστική αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό από την βασική σύνταξη στο 
7% πέραν του 3% από το μέρισμα, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:04 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:57 

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
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(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:09 

Στο συγκεκριμένο άρθρο καθορίζονται επακριβώς ποιο θα είναι οι πόροι του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ..

Ως εκ τούτου προτείνεται να συμπεριληφθεί παράγραφος με την οποία θα καταργείται η «κράτηση 3% υπέρ 
Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. στο μέρισμα του Μ.Τ.Α.», καθόσον μετά την ψήφιση του παρόντος νόμου η εν λόγω κράτηση θα 
είναι παράνομη αφού δεν θα συμπεριλαμβάνεται στο παρόν νομοσχέδιο.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:00 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 σχόλιο του Προέδρου Του Επιστημονικού Συλλόγου των 
Μηχανικών της ΠΑ Ταξχου (Μ) κ. Β Υφαντή.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως
1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την 
τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της 
βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου 
πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τουτων θεωρω οτι η συνέχιση αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό 
δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενω τίθεται το ερώτημα γιατί οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν 
υπέρ ενός ιδρύματος που δεν χρησιμοποιούν. Τελος, οφείλει να γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους 
αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεια αξκους της ΠΑ για τους οποιους εχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ 
ΝΙΜΤΣ από το 2011

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 

 «ΑΠΑΙΤΩ» Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και 
ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες 
δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται 1% εκ 
της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, είναι καταχρηστική αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό από την βασική σύνταξη στο 
7% πέραν του 3% από το μέρισμα, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:24 

Συμφωνώ με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 

Κατάργηση εισφορας

 26 Δεκεμβρίου 2022, 15:11 
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Α – Μ 26/12/22
ΘΕΜΑ : Πόροι του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ
ΣΧΕΤ : Νόμος ΥΕΘΑ προς Διαβούλευση
Άρθρο 16

Σύμφωνα με το σχετικό καθορίζεται η καταβολή μηνιαίας εισφοράς 1% από τη Βασική σύνταξη για τους εν 
αποστρατεία Αξ/κούς και ορφανικές οικογένειες αυτών . Η κράτηση αυτή είναι επί πρόσθετη της 6% της 
Βασικής σύνταξης και του 3% του μερίσματος ΜΤΣ . Εδώ φαίνεται ότι το ΥΕΘΑ , όλως αναρμόδια, επεμβαίνει 
στη μείωση της σύνταξης με την κράτηση υπέρ του ΝΙΜΤΣ . Η μείωση της σύνταξης είναι θέμα Κυβέρνησης ,
(ΥΟΙ-ΥΕΡ. ΕΦΚΑ ) Εδώ θέλω να σας προκαταλάβω , θα μου πείτε ότι εγκρίθηκε από το ΥΟΙΚ , στην προκειμένη 
περίπτωση<>, θα το δούμε στη πορεία .
Οι συντάξεις , όπως γνωρίζετε , έχουν υποστεί μείωση του 50% και δεν επιδέχονται πλέον καμία νέα μείωση . Η
κράτηση αυτή , δεν μπορεί να επιλύσει το πρόβλημα του Νοσοκομείου . Η μόνη λύση που θα μπορούσε να 
συμβάλει στη βελτίωση της λειτουργίας του Νοσοκομείου είναι μια γενναία Χρηματοδότηση, που πρέπει να 
αναζητηθεί .
Από τις Δηλώσεις του Κυρίου Πρωθυπουργού , δεν αναφέρει καμία περικοπή συντάξεων, το ερώτημα που 
προκύπτει είναι : ενημερώθηκε ο Κύριος Πρωθυπουργός για αυτό το μείζον θέμα που θέλετε να κάνετε ?
Έπειτα από τα Παραπάνω εκτεθέντα , Προτείνεται η διαγραφή των αποστράτων αξιωματικών από το Άρθρο 16 
που αφορά τη κράτηση 1% της Βασικής σύνταξης .
Παρακαλώ για την αποδοχή της πρότασής μου . Ευχαριστώ .-

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:42 

Στο συγκεκριμένο άρθρο καθορίζονται επακριβώς ποιο θα είναι οι πόροι του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ..

Ως εκ τούτου προτείνεται να συμπεριληφθεί παράγραφος με την οποία θα καταργείται η «κράτηση 3% ή 1.5% 
υπέρ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. στο μέρισμα του Μ.Τ.Σ.», καθόσον μετά την ψήφιση του παρόντος νόμου η εν λόγω κράτηση 
θα είναι παράνομη αφού δεν θα συμπεριλαμβάνεται στο παρόν νομοσχέδιο.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:59

Με τα άρθρα 15 και 16 συνδυαστικά, ορίζονται κρατήσεις, οι οποίες δεν δύνανται να υπερβαίνουν το 1% των 
συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη υπάρχουσας εισφοράς του 6% 
όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 
3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη παρακρατείται το 3%, από το 
αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν αυτού θα πρέπει να καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ 
(μερισματούχους ΜΤΑ), όπως καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, 
καθώς και την ελεύθερη πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια 
καλύπτονται από τον ΕΦΚΑ, όπως καλύπτονται και για τους χιλιάδες πολίτες που επισκέπτονται το ΝΙΜΤΣ, 
χωρίς να αποδίδουν καμία επί πλέον εισφορά, ή εάν τούτο είναι τεκμηριωμένα μη εφικτό, όπως ρυθμιστούν οι 
εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ με τέτοιο τρόπο, έτσι ώστε να είναι ίδιες, ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:33 

Το άρθρο 10 του ν 1137 /1946 που επικαλείται το ΥΠΕΘΑ αναφέρεται μόνο για τους μετόχους του ΜΤΣ 
ορίζοντας τότε ως εισφορά 1% εκ του βασικού μισθού αφού με τον ν 3818/1958 άρθρο 6 παρ 2,3 
τροποποιήθηκε η εισφορά των μερισματούχων του ΜΤΣ από 1% εκ της βασικής σύνταξης σε ποσοστό 3 % εκ του
μερίσματος. Στον ίδιο νόμο προστέθηκαν και οι μερισματούχοι του ΜΤΑ με το ίδιο ποσοστό εισφοράς ενώ η 
πρότερη εισφορά ήταν 2% εκ του μερίσματος βάσει του ν 779/45 και η οποία θα έπρεπε να καταργηθεί με την 
ίδρυση του 251 ΓΝΑ το 1976.

Στην πράξη το άρθρο 16 του σχεδίου νόμου, έρχεται να τροποποιήσει το άρθρο 10 του ν 1137/1946 και να 
επαναφέρει την εισφορά 1% εκ της βασικής σύνταξης για αμφότερους τους μερισματούχους ΜΤΣ και ΜΤΑ, μη 
απαλλασσομένου του 3%, με το αιτιολογικό ότι το ΔΣ του ΝΙΜΤΣ είναι αυτό που αποφασίζει και εισηγείται το 
ύψος της εισφοράς στον κ ΥΕΘΑ.

Οπωσδήποτε χρήζει επιστημονικής έρευνας και φαντασίας για το πώς νομιμοποιείται ένα Διοικητικό Συμβούλιο 
κάποιου ιδρύματος ΝΠΔΔ όπως είναι το ΝΙΜΤΣ, να παίρνει αποφάσεις και να βάζει χέρι επιλεκτικά στις 
συντάξεις και τα μερίσματα των αποστράτων – μερισματούχων των ΜΤΣ – ΜΤΑ και όχι στις αντίστοιχες του ΜΤΝ 
ή τα επικουρικά και τις συντάξεις άλλων φορέων του Δημοσίου. Υπάρχει άλλος φορέας του Δημοσίου που να 
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έχει προβεί σε παρόμοιες πράξεις;. Μπορεί ο ΕΦΚΑ να αυξήσει το ποσοστό περίθαλψης επιλεκτικά ανά φορέα 
του Δημοσίου και αντί για 6% που ισχύει σήμερα να καθορίζει διαφορετικά ποσοστά ανάλογα με τον φορέα;. 
Μπορεί το ΔΣ κάθε Γενικού Νοσοκομείου να επιβάλει εισφορά 1% στους εργαζόμενους και συνταξιούχους του 
Δημοσίου της περιοχής του με την έγκριση του Υπουργού Υγείας:. Αν έτσι ερμηνεύει την αρχή της ισονομία το 
Γρ. Νομοθεσίας του ΥΠΕΘΑ, τότε υπάρχει μείζον πρόβλημα κρίσης ,αντίληψης και ερμηνείας του Συντάγματος.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:10 

Η υποχρεωτική μηνιαία εισφορά 1%, επιπλέον του ποσοστού υγειονομικής περίθαλψης 6% που καταβάλουν όλοι
οι άλλοι Έλληνες πολίτες, για να έχουν πρόσβαση στο ΝΙΜΤΣ είναι αντισυνταγματική, άδικη, δημιουργεί 
ανισονομίες και ανισότητες για όλους τους απόστρατους, αλλά και μεταξύ των, καθώς συνάδελφοι της 
Επαρχίας πληρώνουν εισφορές σε ένα νοσηλευτικό ιδρυμα που δεν το χρησιμοποιούν, ενώ αυτό το 
χρησιμοποιούν «Πρόσωπα» που ΔΕΝ δικαιούνται και ΔΕΝ καταβάλλουν εισφορές.Το 1% επί της σύνταξης είναι 
υπερβολικό. Να παραμείνει το 0,3% επί του μερίσματος.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 08:33 

Απαιτω Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

ΑΞΙΟΤΙΜΕ ΚΥΡΙΕ ΥΠΟΥΡΓΕ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ
ΠΑΡΑΚΑΛΩ ΟΠΩΣ ΕΠΑΝΕΞΕΤΑΣΕΤΑΙ ΤΟ ΠΟΣΟΣΤΟ ΤΗΣ ΕΙΣΦΟΡΑΣ ΜΕΧΡΙ 1% ΤΗΣ ΜΗΝΙΑΙΑΣ
ΣΥΝΤΑΞΗΣ ΤΩΝ ΑΞΚΩΝ ΤΗΣ ΠΑ ΓΙΑ ΤΟ ΝΙΜΙΤΣ.ΤΟ ΠΟΣΟΣΤΟ ΑΥΤΟ ΤΗΣ ΚΡΑΤΗΣΗΣ
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΙΔΙΟ ΣΕ ΕΥΡΩ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΟΥΣ ΜΕ ΤΟ ΙΔΙΟ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΙΚΟ ΒΑΘΜΟ.ΟΙ 
ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΛΛΟΥΣ ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΥΣ ΕΙΝΑΙ ΑΡΚΕΤΑ
ΜΙΚΡΟΤΕΡΕΣ ΑΠΟ ΤΙΣ ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ ΤΟΥ ΜΤΑ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:55 

Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, 
όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Επομένως θα πρέπει να καταργηθεί.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Πάτε καλά ρε λαμόγια..Διπλή κράτηση για ΝΙΜΤΣ, απο τους απόστρατους? Δεν σας φτάνει η κράτηση απο τα 
μερίσματα, ΜΤΣ και ΕΚΟΕΜΣ, υπέρ ΝΙΜΤΣ, όταν όλοι οι άλλοι ΔΕΝ πληρώνουν τίποτα? ΓΙΑΤΙ ΤΟΣΟ ΜΙΣΟΣ ΓΙΑ 
ΤΟΥΣ ΑΠΟΣΤΡΑΤΟΥΣ ?

 24 Δεκεμβρίου 2022, 00:00 

Απαιτώ κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών 
μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα 
Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται 1% εκ της βασικής σύνταξης, για
τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 
1137/1946, είναι καταχρηστική αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό από την βασική σύνταξη στο 7% πέραν του 3% 
από το μέρισμα, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%

186 

189



 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:17 

Το ΝΙΜΤΣ είναι ένα νοσοκομείο άγνωστο σε πολλούς συναδέλφους οι οποίοι πληρώνουν εδώ και πολλά χρόνια 
3% μηνιαία εισφορά από τα μερίσματά τους!Με το άρθρο 16 μας επιβάλουν νέα εισφορά 1% επί των κυρίων 
συντάξεων για το ίδιο νοσοκομείο ποσό που ξεπερνάει κατά πολύ την ειδική εισφορά αλληλεγγύης που 
καταργήθηκε πρόσφατα! Δηλαδή μια εισφορά καταργείται μια νέα παρουσιάζεται μόνο για τους στρατιωτικούς!
Όλοι οι Έλληνες πολίτες πληρώνουν 6% εισφορά υγειονομικής περίθαλψης επί των κυρίων και επικουρικών 
συντάξεων και οι στρατιωτικοί θα πληρώνουν 7% εντελώς παράνομα και αντισυνταγματικά. Καλώ τον Κο 
Υπουργό να παραδώσει το ΝΙΜΤΣ στο ΕΣΥ να απαλλαγεί το ΜΤΣ και να λειτουργεί όπως τα άλλα νοσοκομεία 
και όχι να πληρώνουν οι στρατιωτικοί και να το απολαμβάνουν οι πολίτες!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:41 

Η εισφορά για την υγεία είναι 6% γιατί να πληρώνουμε για ένα νοσοκομείο έξτρα χρήματα ; Αντισυνταγματικό 
το μέτρο

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:54 

Να εφαρμοσθει το Συνταγμα των Ελληνων για ισονομια και ιση εισφορα αναλογικα ολων των δικαιουχων 
υγειονομικης περιθαλψης στο ΝΙΜΤΣ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:30

Ζητω την κατάργηση της διπλής αντισυνταγματικής εισφοράς των μερισματούχων, την ελεύθερη είσοδο αυτών 
ως δικαιούχων καθώς και την απόδοση των εισφορών υπέρ των Μετοχικών Ταμείων. Οι μερισματούχοι των 
Μετοχικών Ταμείων Στρατού και Αεροπορίας υφίστανται 6% κρατήσεις για περίθαλψη, όπως όλος ο Δημόσιος 
τομέας και καλούνται σήμερα σε επί πλέον αντισυνταγματική διπλή εισφορά υπέρ ΝΙΜΤΣ με ποσοστό έως 1% εκ
της μηνιαίας βασικής σύνταξης πέραν του 3% εκ του μερίσματος, όπως αναφέρεται στα άρθρα 15 και 16 του 
νομοσχεδίου στη διαβούλευση. Στην πράξη το άρθρο 16 του σχεδίου νόμου, έρχεται να τροποποιήσει το άρθρο 
10 του ν 1137/1946 και να επαναφέρει την εισφορά 1% εκ της βασικής σύνταξης για αμφότερους τους 
μερισματούχους ΜΤΣ και ΜΤΑ, μη απαλλασσομένου του 3%, με το αιτιολογικό ότι το ΔΣ του ΝΙΜΤΣ είναι αυτό 
που αποφασίζει και εισηγείται το ύψος της εισφοράς στον κ ΥΕΘΑ.Πώς νομιμοποιείται ένα Διοικητικό Συμβούλιο
κάποιου ιδρύματος ΝΠΔΔ όπως είναι το ΝΙΜΤΣ, να παίρνει αποφάσεις και να βάζει χέρι επιλεκτικά στις 
συντάξεις και τα μερίσματα των αποστράτων – μερισματούχων των ΜΤΣ – ΜΤΑ και όχι στις αντίστοιχες του ΜΤΝ 
ή τα επικουρικά και τις συντάξεις άλλων φορέων του Δημοσίου.Πέραν αυτών το 70% που επισκέπτονται το 
ΝΙΜΤΣ είναι μη δικαιούχοι χωρίς εισφορά.
Ευχαριστω για το βημα.
Σμηναρχος (ΤΤΗ) εα Ιωαννης Γκονος.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:55 

Για ποιο λογο να πληρώνει κάποιος εισφορές για μια παροχή που ΠΟΤΕ του δεν πρόκειται να 
χρησιμοποιήσει;Προτεινεται η αποσυρση της διαταξης.Επιτελους ας σταματησουν καποιοι περιξ των Αθηνων να
απολαμβανουν υπηρεσιες με τα λεφτα που πληρωνει η υπολοιπη Ελλαδα.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:55 

Είναι δυνατόν να αναγκάζεται σε υποχρεωτική εισφορά 1% ο απόστρατος της επαρχίας σε ένα νοσοκομείο που 
δεν ξέρει που βρίσκεται και να το απολαμβάνουν οι απόστρατοι της Αττικής! Οι πολίτες που νοσηλεύονται στο 
ΝΙΜΙΤΣ πληρώνουν εισφορά; Μια ομάδα αποστράτων θα πληρώνει 7% εισφορά υγιεινομικής περίθαλψης αντί 6%
που πληρώνουν όλοι οι Έλληνες χωρίς ανταπόδοση! Απαράδεκτη έως αντισυνταγματική αυτή η ρύθμιση και 
πρέπει να αποσυρθεί!
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 06:23 

Η υποχρεωτικότητα της κράτησης υπέρ ΝΙΜΤΣ έχει δύο προεκτάσεις.
Πιο συγκεκριμένα, η πρώτη αφορά στους αποστράτους που κατοικούν μόνιμα στην περιφέρεια και αυτούς που 
κατοικούν στην περιοχή των Αθηνών. Οι πρώτοι καλούνται υποχρεωτικά να συνεισφέρουν για την παροχή 
Α΄βαθμιας και Β΄βαθμιας φροντίδας υγείας από το ΝΙΜΤΣ, χωρίς ωστόσο λόγω αντικειμενικών δυσκολιών να 
υπάρχει ανταπόδοση. Η πλειονότητα αυτών, εξυπηρετείται από δομές του ΕΣΥ. Αντίθετα οι απόστρατοι μόνιμοι 
κάτοικοι της περιοχής Αθηνών και όμορων Π.Ε. που δεν αντιμετωπίζουν αντικειμενικές δυσκολίες μπορούν να 
χρησιμοποιούν τις παροχές του ΝΙΜΤΣ. Ουσιαστικά υπάρχει μια μερίδα αποστράτων που επιβαρύνονται 
οικονομικά για να υπάρχει ανταπόδοση σε κάποιους άλλους. Με την υποχρεωτικότητα της κράτησης αυτής, η 
πολιτεία δεν αντιμετωπίζει τα μέλη της κοινότητας των αποστράτων με ίσο ενδιαφέρον, σεβασμό και μέριμνα. 
Ως πολιτική, η υποχρεωτικότητα δεν παρέχει ισότητα αποτελεσμάτων. Η ανισότητα αυτή παράγει εντός της 
κοινότητας των αποστράτων (και όχι μόνο) μια προνομιούχο μερίδα πολιτών.
Η δεύτερη προέκταση είναι αυτή ανάμεσα σε αποστράτους και απλούς πολίτες. Πιο συγκεκριμένα για ένα 
νοσηλευτικό ίδρυμα, ενταγμένο στο ΕΣΥ από το 2010 και στο οποίο έχουν ελεύθερη πρόσβαση όλοι οι πολίτες 
χωρίς καμία επιπλέον οικονομική επιβάρυνση, καλούμαστε, ως πολίτες πλέον οι απόστρατοι με την 
υποχρεωτικότητα της κράτησης, να συνεισφέρουμε οικονομικά πέραν αυτού που μας αναλογεί σύμφωνα με το 
Σύνταγμα, με την αιτιολόγηση του προνομίου της προτεραιότητας έναντι των απλών πολιτών. Έτσι το επιπλέον
οικονομικό βάρος με την υποχρεωτικότητά του, είτε του 1% των καταβαλλόμενων συντάξεων είτε του 3% από 
το μέρισμα πέραν του 6% που μας αναλογεί, οδηγεί αναπόφευκτα σε ανισοπολιτεία.
Καταλήγοντας, μια υποχρεωτική κράτηση που λόγω αντικειμενικών δυσκολιών δεν είναι ανταποδοτική στο 
σύνολό των πολιτών που τη συνεισφέρουν κι επιπλέον δημιουργεί επιπρόσθετο οικονομικό βάρος σε μερίδα 
πολιτών πέραν των αναλογούντων βαρών, θα πρέπει να καταργηθεί.

Σγος (ΤΜΑ) ε.α.
Αραμπατζής Πασχάλης
36ης ΣΤΥΑ
Απόφοιτος Τμ. Πολιτικών Επιστημών ΑΠΘ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:56 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται 1% εκ της βασικής 
σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 
του αν 1137/1946, είναι καταχρηστική αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό από την βασική σύνταξη στο 7% πέραν 
του 3% από το μέρισμα, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:47 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη 
απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:40 

Για ποιο λογο να πληρώνει κάποιος εισφορές για μια παροχή που ΠΟΤΕ του δεν πρόκειται να 
χρησιμοποιήσει;Προτεινεται η αποσυρση της διαταξης αυτης και αντικατασταση της ως προς το α. η μηνιαία 
εισφορά των προσώπων,εφόσον το επιθυμούν με δήλωσή τους, που αναφέρονται στις περ. (α), (β) και (γ) της 
παρ. 2 του άρθρου 2.Επιτελους ας σταματησουν καποιοι περιξ των Αθηνων να απολαμβανουν υπηρεσιες με τα 
λεφτα που πληρωνει η υπολοιπη Ελλαδα.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 

188 

191



Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ. 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:09 

Η υποχρεωτική μηνιαία εισφορά 1%, επιπλέον του ποσοστού υγειονομικής περίθαλψης 6% που καταβάλουν όλοι
οι άλλοι Έλληνες πολίτες, για να έχουν πρόσβαση στο ΝΙΜΤΣ είναι αντισυνταγματική, άδικη, δημιουργεί 
ανισονομίες και ανισότητες για όλους τους απόστρατους, αλλά και μεταξύ των, καθώς συνάδελφοι της 
Επαρχίας πληρώνουν εισφορές σε ένα νοσηλευτικό ιδρυμα που δεν το χρησιμοποιούν, ενώ αυτό το 
χρησιμοποιούν «Πρόσωπα» που ΔΕΝ δικαιούνται και ΔΕΝ καταβάλλουν εισφορές.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:47 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη 
απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:06 

 «ΑΠΑΙΤΩ» Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και 
ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες 
δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται 1% εκ 
της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, είναι καταχρηστική αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό από την βασική σύνταξη στο 
7% πέραν του 3% από το μέρισμα, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:16 

Η υποχρεωτική μηνιαία εισφορά 1%, επιπλέον του ποσοστού υγειονομικής περίθαλψης 6% που καταβάλουν όλοι
οι άλλοι Έλληνες πολίτες, για να έχουν πρόσβαση στο ΝΙΜΤΣ είναι αντισυνταγματική, άδικη, δημιουργεί 
ανισονομίες και ανισότητες για όλους τους απόστρατους, αλλά και μεταξύ των, καθώς συνάδελφοι της 
Επαρχίας πληρώνουν εισφορές σε ένα νοσηλευτικό ιδρυμα που δεν το χρησιμοποιούν, ενώ αυτό το 
χρησιμοποιούν «Πρόσωπα» που ΔΕΝ δικαιούνται και ΔΕΝ καταβάλλουν εισφορές.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:29 

Άρθρο 16 Σχόλιο
Η υποχρεωτική μηνιαία εισφορά 1%, επιπλέον του ποσοστού υγειονομικής περίθαλψης 6% που καταβάλουν όλοι
οι άλλοι Έλληνες πολίτες, για να έχουν πρόσβαση στο ΝΙΜΤΣ είναι αντισυνταγματική, άδικη, δημιουργεί 
ανισονομίες και ανισότητες για όλους τους απόστρατους, αλλά και μεταξύ των, καθώς συνάδελφοι της 
Επαρχίας πληρώνουν εισφορές σε ένα νοσηλευτικό ιδρυμα που δεν το χρησιμοποιούν, ενώ αυτό το 
χρησιμοποιούν «Πρόσωπα» που ΔΕΝ δικαιούνται και ΔΕΝ καταβάλλουν εισφορές.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 
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ΔΕΝ ΕΠΙΘΥΜΩ ΝΑ ΜΟΥ ΠΑΡΑΚΡΑΤΟΥΝΤΑΙ ΕΙΣΦΟΡΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΝΙΜΤΣ ΠΟΥ ΔΕΝ ΧΡΗΣΙΜΟΠΟΙΩ.ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΟ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΟ ΝΑ ΠΛΗΡΩΝΩ ΕΓΩ ΣΤΟ ΝΙΜΤΣ ΓΙΑ ΝΑ ΝΟΣΗΛΕΥΟΝΤΑΙ ΑΛΛΟΙ ΠΟΥ ΔΕΝ ΠΛΗΡΩΝΟΥΝ ΤΙΠΟΤΑ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:31 

 «ΑΠΑΙΤΩ» Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και 
ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες 
δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται 1% εκ 
της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, είναι καταχρηστική αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό από την βασική σύνταξη στο 
7% πέραν του 3% από το μέρισμα, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:14 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπερ ΝΙΜΤΣ. Ελεύθερη πρόσβαση αυτών και των 
οικογενειών τους, κατά το πρότυπο πρόσβασης πολιτών στα Στρατιωτικά νοσοκομεία. Η επιβαλλόμενη 
πρόσθετη εισφορά 1% από τη βασική σύνταξη, όπως καθορίζεται στο άρθρο 15, παρ.2β, με τροποποίηση του 
αρθρ.10 του ΑΝ 1137/1946, είναι καταχρηστική αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό από τη βασική σύνταξη στο 7%,
πέραν του 3% από το μέρισμα, όταν το σύνολο του δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:16 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:41 

Γιατί οι απόστρατοι θα πρέπει να πληρώνουν το 1% επιπλέον του ποσοστού υγειονομικής περίθαλψης για να 
έχουν πρόσβαση στο ΝΙΜΙΤΣ ενω όλοι οι άλλοι Έλληνες πολίτες όχι, ενώ έχουν δικαίωμα περίθαλψης. Αυτή 
είναι η δικαιοσύνη που επιδιώκεται και θέλετε?

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:22 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:07 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχο

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:53 
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Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, 
όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Επομένως θα πρέπει να καταργηθεί. Τέλος, οφείλει να 
γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεία Αξκους της ΠΑ για τους οποίους 
έχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:13 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:32 

Η επί πλέον εισφορά 1% εκ της βασικής σύνταξης για τους απόστρατους μερισματούχους ΜΤΑ –ΜΤΣ που 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946 αποτελεί εμπαιγμό 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης για περίθαλψη στο 7% μη απαλλασσομένου του 3% εκ 
του μερίσματος, πράγμα που δεν συμβαίνει σε κανέναν άλλον φορέα του Δημοσίου. Ο κ ΥΕΘΑ καλείται να 
καταργήσει κάθε αντισυνταγματική εισφορά υπερ ΝΙΜΤΣ και να επιτρέψει την ελεύθερη πρόσβαση των 
αποστράτων – μερισματούχων μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχους, όπως αυτό συμβαίνει με τους 
χιλιάδες πολίτες στα στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Παντελεήμων Κανάκης
Σγος(ΤΜΑ)εα

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Κατάργηση της αντισυνταγματικής εισφοράς ένα τοις εκατό (1%) επί της καταβαλλόμενης μηνιαίας σύνταξης 
των αποστράτων και ελεύθερη πρόσβαση στο ΝΙΜΙΤΣ ως δικαιούχων, όπως ακριβώς συμβαίνει με τους χιλιάδες
πολίτες που προσέρχονται στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:49 

Γιατί απαιτείται επιπλέον υποχρεωτική εισφορά για τη λειτουργία ενός Ιδρύματος τα οφέλη του οποίου 
καρπώνονται κάτοικοι της περιοχής Αθηνών;

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:03 

Το άρθρο 16 στη παρ 2β, τροποποιεί το άρθρο 10 του ν 1137/1946 επιβάλλοντας επιπλέον κρατήσεις 1% επι της
βασικής συνταξης και στους αποστρατους του ΜΤΑ οι οποίοι βάσει του ν 3818/1958 πληρωνουν ήδη εισφορά 

191 

194



υπέρ ΝΙΜΤΣ 3%, η οποία και αυτή πρέπει να καταργηθεί αφού το ΝΙΜΤΣ ανήκει στο ΕΣΥ και το χρησιμοποιούν 
ΟΛΟΙ οι ασφαλιζόμνοι χωρίς να έχουν κρατήσεις στο μισθο ή τη σύνταξή τους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:38 

Σχετικά με τους πόρους του ΝΙΜΤΣ σχολιάζεται ως εξής:

1. Απόρριψη της υποχρεωτικής μηνιαίας εισφοράς έως ένα τοις εκατό (1%) επί της καταβαλλόμενης μηνιαίας 
σύνταξης για τους εν αποστρατεία μερισματούχους του ΜΤΑ που αναφέρονται στις περ. (α), (β) και (γ) της 
παρ. 2 του άρθρου 2.

2. Κατάργηση της εισφοράς υπέρ του ΝΙΜΤΣ των μερισματούχων του ΜΤΑ.

3. Η μηδενική, έως σχεδόν μηδενική αξιοποίηση των παρεχομένων υπηρεσιών υγείας από το ΝΙΜΤΣ στους 
μερισματούχους του ΜΤΑ και των οικογενειών τους που έχουν μόνιμη κατοικία στην περιφέρεια.

Τα ανωτέρω απορρέουν από το γεγονός ότι η υφιστάμενη εισφορά από το μέρισμα και η δρομολογούμενη 
εισφορά επί της σύνταξης αποτελούν επιπλέον κρατήσεις στην ήδη υπάρχουσα εισφορά υπέρ υγειονομικής 
περίθαλψης στις συντάξιμες αποδοχές των αποστράτων της ΠΑ που επιβάλλεται στο σύνολο του Δημοσίου, 
δημιουργώντας έτσι ένα αίσθημα άνισης μεταχείρισης αυτών με τους λοιπούς συνταξιούχους.

Στυλιανός Καραδήμος
Υπτχος ε.α.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:43 

Κατάργηση εισφορων

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:19 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:56 

Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, 
όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Επομένως θα πρέπει να καταργηθεί. Τέλος, οφείλει να 
γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεία Αξκους της ΠΑ για τους οποίους 
έχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:03 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:44 
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Κατάργηση της αντισυνταγματικής εισφοράς ένα τοις εκατό (1%) επί της καταβαλλόμενης μηνιαίας σύνταξης 
των αποστράτων και ελεύθερη πρόσβαση στο ΝΙΜΙΤΣ ως δικαιούχων, όπως ακριβώς συμβαίνει με τους χιλιάδες
πολίτες που προσέρχονται στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Ως η συνημμένη επιστολή θέματος https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-
078e1bc7375a/11991561.pdf

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Κατάργηση της αντισυνταγματικής εισφοράς και ελεύθερη πρόσβαση ως δικαιούχοι, όπως συμβαίνει με τους 
χιλιάδες πολίτες στα στρατιωτικά νοσοκομεία.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Σμχος(εα)
Γεωργίου Δημητριος

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:24 

Παρακαλώ για την τροποποίηση του παρόντος άρθρου και την κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών 
των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως 
δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους απλούς πολίτες στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και
στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του α.ν. 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό, 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7%, μη απαλασσομένου του 3% της κράτησης που 
εξακολουθεί να γίνεται εκ του μερίσματος μας, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:07 

Κατάργηση της αντισυνταγματικής εισφοράς και ελεύθερη πρόσβαση ως δικαιούχοι, όπως συμβαίνει με τους 
χιλιάδες πολίτες στα στρατιωτικά νοσοκομεία.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:26 

ΟΧΙ ΣΤΗΝ ΕΙΣΦΟΡΑ 1% ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΑΠΟΣΤΡΑΤΟΥΣ ΤΗΣ Π.Α ΟΤΑΝ ΟΛΟΙ ΕΧΟΥΜΕ6% ΚΑΙ ΜΕΤΑ ΤΟ 1% ΟΙ 
ΑΠΟΣΤΡΑΤΟΙ ΘΑ ΕΧΟΥΝ 7% ΚΑΙ ΤΟ 3% ΣΤΟ ΜΕΡΙΣΜΑ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:33 

γιατι οι αποστρτοι της Π.Α να καταβαλουν 1% επιπλαιον του 3% εισφορα απο μερισμα ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΤΩΡΑ
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 

οι αποστρατοι της Π.Α εχουν κρατησεις 3% στο μερισμα υπερ ΝΙΜΤΣ και 6% στην συνταξη οπως ολοι γιατι να 
πληρωνουν και 1% εισφορα συνολο 7% οταν ολοι εχουν 6%

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 

Καταργηση των αντισυνταγματικων εισφορων του ΜΤΑ υπερ ΝΙΜΤΣ και ελευθερη προσβαση αυτων και των 
οικογενειων τους οπως συμβαινειμε χιλιαδεσ δικαιουχους πολιτες στα στρατιωτικα νοσοκομια και στο ΝΙΜΤΣ Η 
επι πλεον εισφορα 1%εκ της βασικης συνταξης για τους αποστρατους οπως καθοριζειστο αρθρο 15 παρ 2β με 
την τροποποιηση του αρθρου 10 του αν 1137/1946 αποτελει εμπαιγμο αφου ανεβαζει το μηνιαιο ποσο στο 7%μη
απαλασοσομενου του3%εκ τοθ μερισματοςοταν το συνολο του Δυμοσιου πληρωνει 6%

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:52 

Καταρχήν θεωρώ ότι είναι τρομερό λάθος οι απόστρατοι συνάδελφοι της Επαρχίας να πληρώνουν εισφορές σε 
ένα νοσηλευτικό ιδρυμα που είναι πολύ δύσκολο να το χρησιμοποιήσουν.
Επίσης πρέπει να καταργηθούν οι αναγκαστικές εισφορές μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και να υπάρχει 
ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες 
δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ .
Τέλος δεν μπορώ να κατανοήσω γιατί αναφέρεται «σε κάθε περίπτωση το ύψος της εισφοράς δεν δύναται να 
υπερβαίνει ποσοστό ένα τοις εκατό (1%) επί των συνολικών μηνιαίων αποδοχών του βαθμού τους για τους εν 
ενεργεία δικαιούμενους και επί της καταβαλλόμενης μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και τις 
ορφανικές οικογένειες αυτών»

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:54 

Η επί πλέον εισφορά 1% εκ της βασικής σύνταξης για τους απόστρατους μερισματούχους ΜΤΑ –ΜΤΣ που 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946 αποτελεί εμπαιγμό 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης για περίθαλψη στο 7% μη απαλλασσομένου του 3% εκ 
του μερίσματος, πράγμα που δεν συμβαίνει σε κανέναν άλλον φορέα του Δημοσίου. Ο κ ΥΕΘΑ καλείται να 
καταργήσει κάθε αντισυνταγματική εισφορά υπερ ΝΙΜΤΣ και να επιτρέψει την ελεύθερη πρόσβαση των 
αποστράτων – μερισματούχων μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχους, όπως αυτό συμβαίνει με τους 
χιλιάδες πολίτες στα στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Άμεση κατάργηση των αντισυνταγματικών 
εισφορών υπέρ ΝΙΜΤΣ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:04 

Πλέον των λοιπών σχολίων, θα πρέπει κάθε ρύθμιση να περιβάλλεται από ισονομία και ισότητα. Μπορεί 
κάποιος να μας πει γιατί οι αντίστοιχοι απόστρατοι του ΠΝ δεν επιβαρύνονται με την εν λόγω κράτηση; Είναι 
απορίας άξιον εάν το θέμα εξετάσθηκε επαρκώς, ώστε να μην δημιουργηθούν εκ νέου παρόμοιες αδικίες όπως 
εκείνες του παρελθόντος!!!!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:00

Η επί πλέον εισφορά 1% εκ της βασικής σύνταξης για τους απόστρατους μερισματούχους ΜΤΑ –ΜΤΣ που 
καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946 αποτελεί εμπαιγμό 
αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης για περίθαλψη στο 7% μη απαλλασσομένου του 3% εκ 
του μερίσματος, πράγμα που δεν συμβαίνει σε κανέναν άλλον φορέα του Δημοσίου. Ο κ ΥΕΘΑ καλείται να 
καταργήσει κάθε αντισυνταγματική εισφορά υπερ ΝΙΜΤΣ και να επιτρέψει την ελεύθερη πρόσβαση των 
αποστράτων – μερισματούχων μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχους, όπως αυτό συμβαίνει με τους 
χιλιάδες πολίτες στα στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Είναι αντισυνταγματικό το ΔΣ ενός ιδρύματος 
ΝΠΔΔ όπως το ΝΙΜΤΣ να αποφασίζει για το ποσό της εισφοράς εκ της σύνταξης ή του μερίσματος; χωρίς 
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σχετικής ενημέρωσης και αποδοχής από τους ενδιαφερόμενους. Η εποχή του αποφασίζουμε και διατάσουμε 
έχει παρέλθει από το 1974 . Εδώ και τώρα κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών υπέρ ΝΙΜΤΣ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:56

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ. Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ. 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:07 

να καταργηθεί η εισφορά από το μέρισμα ,υπέρ του ΝΙΜΤΣ.δεν γίνεται,οι μερισματούχοι του ΜΤΑ, να 
πριμοδοτούν το νοσοκομείο.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:12 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:22 

ΣύνδεσμοςΚατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών 
μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα 
Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής 
σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 
του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη 
απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τουτων 
θεωρω οτι η συνέχιση αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενω 
τίθεται το ερώτημα γιατί οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν υπέρ ενός ιδρύματος που δεν 
χρησιμοποιούν. Τελος, οφείλει να γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεια 
αξκους της ΠΑ για τους οποιους εχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011
Υποπτεραρχος (εα) Γεροντιδης Θεοχαρης

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:28 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, 
αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% 
εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τουτων θεωρω οτι η συνέχιση 
αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενω τίθεται το ερώτημα γιατί 
οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν υπέρ ενός ιδρύματος που δεν χρησιμοποιούν. Τελος, οφείλει να 
γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεια αξκους της ΠΑ για τους οποιους 
εχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:57

Ως απόστρατος Αξκος της Π.Α. αιτούμαι την κατάργηση οποιασδήποτε κράτησης από το μέρισμά μου προς το 
ΝΙΜΙΤΣ για τους παρακάτω λόγους:
α. Είμαι μόνιμος κάτοικος Καλοχωρίου Θεσσαλονίκης και ως εκ τούτου την παρεχόμενη φροντίδα υγείας Α΄ και
Β΄ βαθμού από το ΝΙΜΙΤΣ αντικειμενικά λόγω απόστασης, τόσο εγώ όσο και τα μέλη τη οικογένειάς μου που τις
δικαιούνται, δεν θα τις χρησιμοποιήσουν διότι καλυπτόμαστε από το ΕΣΥ αλλά και από το 424ΓΣΝΕ της 
Θεσσαλονίκης. Άλλωστε καταβάλουμε το αναλογούν ποσοστό του 6% από την κύρια σύνταξή μου εγώ και τα 
μέλη μου στον ασφαλιστικό τους φορέα. Ουσιαστικά μου παρακρατείται το ποσό των 10Ευρώ περίπου για μια 
παροχή που επωφελούνται οι απόστρατοι της Π.Α. αλλά και του Σ.Ξ. της περιοχής Αθηνών. Πολύ περισσότερο,
όταν συνάδελφοι απόστρατοι της Π.Α. και του Σ.Ξ. που μένουν είτε στην νησιωτική Ελλάδα είτε σε ακριτικές 
περιοχές καλούνται να πληρώνουν για επωφέλεια των διαμενόντων στην περιοχή των Αθηνών. Δεν τυγχάνουμε
ίσων ευκαιριών οι διαμένοντες στην περιφέρεια έναντι των διαμενόντων στην περιοχή των Αθηνών.
β. Το αιτιολογικό της κράτησης αυτής όπως χαρακτηριστικά αναφέρεται στην επίσημη ιστοσελίδα της ΕΑΑΑ με 
τίτλο Δικαιούχοι-Νοσηλείας-Εξετάσεων-στο-ΝΙΜΤΣ.pdf αναφέρει ρητά ότι σκοπός της κράτησης είναι για να 
τυγχάνω προνομιούχου μεταχείρισης. Δεν θεωρώ σε καμία περίπτωση το άτομο μου προνομιούχο έναντι του 
απλού Έλληνα φορολογούμενου πολίτη. Τούτο ισχύει και για τα μέλη της οικογένειάς μου. Θεωρούμε τους 
εαυτούς μας έναντι των φορολογούμενων πολιτών ίσους προς ίσους.
γ. Ως Έλλην πολίτης συνεισφέρω χωρίς διακρίσεις στα δημόσια βάρη, αναλόγως των δυνάμεών μου όπως 
ορίζει ρητά το άρθρο 4 παρ. 5 του Συντάγματος. Επιπλέον δεν πρέπει να τυγχάνω ούτε και να μου 
αναγνωρίζεται καμία διάκριση ως Έλληνας πολίτης.
δ. Τέλος μια φιλελεύθερη συνταγματική πολιτεία διαφοροποιείται από άλλες λόγω του γεγονότος ότι δίνει 
προτεραιότητα στις βασικές ελευθερίες του ατόμου. Με την παρακράτηση αυτή υπέρ ΝΙΜΙΤΣ ποσοστού 3% του 
μερίσματός μου επιπλέον του 6% της κύριας σύνταξής μου, στερούμαι της ελευθερίας να επιλέξω επιπρόσθετη 
φροντίδα υγείας όπως επιθυμώ εγώ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:02 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:43 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:16 
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Το 1% ως πόρος είναι πολύ υψηλός για τις εποχές που ζούμε και τις συνεχόμενες αυξήσεις στο κόστος ζωής που
καθημερινά διαμορφώνεται

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:35 

Γιατι πρεπει παλι να πληρωνουμε.οπως οι αλλοι ΔΥ ΚΑΙ ΕΜΕΙΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:06 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 08:56 

Ηδη οι αποστρατοι καταβαλουν εισφορες υπερ ΝΙΜΤΣ στο μερισμα.Ας καταβαλουν κρατηση απαντες που 
χρησιμοποιουν το ΝΙΜΤΣ.Διαφορετικα ας καταβαλουμε υπερ υγειας λιγοτερα.Παλι απο το στρατο θα παρετε.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:14 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη πρόσβαση αυτών μετά των 
οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους πολίτες στα Στρατιωτικά 
νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της βασικής σύνταξης, για τους 
απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του άρθρου 10 του αν 1137/1946, 
αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 7% μη απαλασσομένου του 3% 
εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%. Πέραν τουτων θεωρω οτι η συνέχιση 
αναγκαστικών εισφορών, στερεί το ατομικό δημοκρατικό δικαίωμα της επιλογής, ενω τίθεται το ερώτημα γιατί 
οι απόστρατοι της επαρχίας να πληρώνουν υπέρ ενός ιδρύματος που δεν χρησιμοποιούν. Τελος, οφείλει να 
γίνει εναρμονισμός ειδικά για τους αποστράτους της ΠΑ με τους εν ενεργεια αξκους της ΠΑ για τους οποιους 
εχουν διακοπεί οι κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΤΣ από το 2011

Απτχος (Μ) εα Γ. Βορρόπουλος
Επίτιμος ΓΕ/ΓΕΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:10 

Κατάργηση των εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπερ ΝΙΜΤΣ. Ελεύθερη πρόσβαση αυτών και των 
οικογενειών τους, κατά το πρότυπο πρόσβασης πολιτών στα Στρατιωτικά νοσοκομεία. Η επιβαλλόμενη 
πρόσθετη εισφορά 1% από τη βασική σύνταξη, όπως καθορίζεται στο άρθρο 15, παρ.2β, με τροποποίηση του 
αρθρ.10 του ΑΝ 1137/1946, είναι καταχρηστική αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό από τη βασική σύνταξη στο 7%,
πέραν του 3% από το μέρισμα, όταν το σύνολο του δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:39

Απόστρατος της ΠΑ και έχω κρατήσεις υπέρ ΝΙΜΙΤΣ χωρίς να γνωρίζω που βρίσκεται/Ποτέ δεν θα το 
επισκεφτώ.Είμαι απο ΚΟΜΟΤΗΝΗ.Λογικές οι κρατήσεις;;;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:28 

Οι απόστρατοι στρατιωτικοί της ΠΑ καταβάλλουν ήδη μέρος του μερίσματος που τους χορηγεί το ΜΤΑ υπέρ 
ΝΙΜΤΣ. Το ξέρετε; Εάν ναι, τότε γιατί προτείνετε νέα επιβάρυνση -αυτή τη φορά- σε βάρος της σύνταξής τους 
έως 1%; Εάν ψάξετε λίγο περισσότερο θα μάθετε ότι ετησίως οι απόστρατοι της ΠΑ, καίτοι εξυπηρετούνται 
υγειονομικά απο το 251ΓΝΑ, επιχορηγούν το ΝΙΜΤΣ -μέσω κρατήσεων που επιβάλλονται στο μέρισμά τους- 
κατά 1,3εκ.ευρώ. Είναι απορίας άξιον εάν το θέμα εξετάσθηκε επαρκώς, ώστε να μην δημιουργηθούν εκ νέου 
παρόμοιες αδικίες όπως εκείνες του παρελθόντος!!!!

Άρθρο 17

 28 Δεκεμβρίου 2022, 01:53 

Τα ΕΝ/ΕΝ στελέχη των Ε.Δ. είναι μέτοχοι . Μερισματούχοι είναι τα ε.α. στελέχη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 01:33 

Άρθρο 17. Tα ΕΝ/ΕΝ στελέχη του Σ.Ξ κλπ, είναι μέτοχοι και όχι μερισματούχοι όπως αναγράφεται στην παρ. 1.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 01:37 

Άρθρο 17 τα ΕΝ/ΕΝ στελέχη του Σ.Ξ κλπ, είναι μέτοχοι και όχι μερισματούχοι όπως αναγράφεται στην παρ. 1.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Το εν ενεργεία προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων είναι μέτοχοι στα Μέτοχοι των Μετοχικών Ταμείων και όχι 
΄΄μερισματούχοι΄΄ όπως αναφέρεται στην παρ 1. Πέραν αυτών το Γρ Νομοθεσίας του κ ΥΕΘΑ οφείλει να 
απαντήσει στην επιστολή που έστειλαν 1032 μερισματούχοι του ΜΤΑ για παύση της εισφοράς στο ΝΙΜΤΣ διότι η 
απάντηση που δόθηκε στον κ Κεργκέρογλου δείχνει ανικανότητα και έλλειψη βασικών γνώσεων στην επίλυση 
τέτοιων προβλημάτων των αρμοδίων επιτελών
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Άρθρο 18

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:38

Συμφωνώ με την αποκατάσταση των υπαλλήλων και την αδικία σε βάρος τους.Αλλά γεννάται ένα ερώτημα.Τα 
έτη αυτά θα λαμβάνονται υπόψιν και για τις κρίσεις που αφορούν τις θέσεις ευθύνης;

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:43 

Πρόταση του Μονίμου εξ Εφέδρων Επισμηναγού ε.α. Δουλγέρη Αποστόλου Πτυχιούχου ΑΕΙ (τηλ. 6946832565)
Στο κεφάλαιο Δ΄ Διάφορες ρυθμίσεις προσωπικού Ε.Δ. και στο μέρος Γ΄ Ζητήματα σταδιοδρομίας και εξέλιξης 
στελεχών να προστεθεί άρθρο που αφορά στην επαναδιατύπωση του αρ. 38 παρ. 2γ Ν. 3883/10 ( ΦΕΚ 167/24-
9-10) .
Παράκληση στον Αξιότιμο κύριο ΥΕΘΑ για υποστήριξη και ψήφιση της υποβληθείσης κατωτέρω τροπολογίας 
που αφορά σε επίλυση θέματος Μονίμων εξ Εφέδρων Αξκών ΑΣΣΥ Πτυχιούχων ΑΕΙ
Η τροπολογία επιφέρει ΗΘΙΚΗ τακτοποίηση ανωτέρω Αξκών ΑΣΣΥ. Επίσης από τη σύνταξη της τροπολογίας δεν
γεννώνται συνταξιοδοτικά ή άλλα οικονομικά δικαιώματα , αφού σύμφωνα με το μέρος της τροπολογίας που 
αναφέρεται στους Μονίμους εξ Εφέδρων Αξκούς ΑΣΣΥ Πτυχιούχους ΑΕΙ που έχουν απολυθεί , λαμβάνουν τις 
αποδοχές των βαθμών που θα τους απονεμηθούν, αφού η σύνταξή τους κατά την απόλυση από τις Ε.Δ. 
εκδόθηκε με τα έτη υπηρεσίας τους και όχι με τον βαθμό που απολύθηκαν, δηλαδή δεν έχουμε αλλαγή 
(διαφοροποίηση) συνταξιοδοτικής σχέσης με το Δημόσιο. Επίσης η τροπολογία εναρμονίζει τη νομοθεσία 
Μονίμων εξ Εφέδρων Αξκών ΑΣΣΥ Πτυχιούχων ΑΕΙ. με τη νομοθεσία Μονίμων Αξκών ΑΣΣΥ Πτυχιούχων ΑΕΙ που 
φτάνουν μέχρι βαθμό Συνταγματάρχου και αντιστοίχων κλάδων Ε.Δ. (αρ. 23 παρ. γ (5) ν. 3883/10) .
ΠΡΟΣΘΗΚΗ – ΤΡΟΠΟΛΟΓΙΑ
Στο άρθρο 38 του Ν. 3883/2010 (φεκ 167/24-9-10) η παράγραφος 2γ διατυπώνεται ως εξής:
γ.Δεν επιτρέπεται η απονομή αποστρατευτικού βαθμού στους Αξκούς που αναφέρονται στην παρ. 2α και 2β με 
εξαίρεση τους Αξκούς αποφοίτους ΑΣΣΥ Πτυχιούχους ΑΕΙ, στους οποίους μπορεί να απονεμηθεί ο επόμενος 
βαθμός από τον βαθμό απόλυσής τους λόγω του πτυχίου ΑΕΙ ή ακόμη και ο μεθεπόμενος βαθμός, εφόσον 
κατέχουν και δεύτερο πτυχίο ΑΕΙ και μέχρι βαθμού Συνταγματάρχου για τον Σ. Ξηράς και αντίστοιχων βαθμών 
των άλλων κλάδων Ε.δ. (Π. Ναυτικού – Π/ Αεροπορίας)
δ, Η ανωτέρω παράγραφος μπορεί να ισχύσει και για τους Αξιωματικούς ΑΣΣΥ που ανακλήθηκαν στην ενέργεια
ως Μόνιμοι από την Εφεδρεία και ήδη έχουν απολυθεί και απέκτησαν τα πτυχία ΑΕΙ πριν από την απόλυσή τους
από το Στράτευμα και ουδέποτε τους αναγνωρίσθηκαν στη σταδιοδρομία τους στις Ε.Δ., αλλά και με την 
προϋπόθεση να μην γεννώνται συνταξιοδοτικά ή άλλα οικονομικά δικαιώματα(δηλ. να παίρνουν σύνταξη του 
βαθμού ή των βαθμών που θα προαχθούν λόγω των πτυχίων ΑΕΙ) Η διαδικασία προαγωγής πραγματοποιείται 
με σχετική αίτηση στον οικείο κλάδο ε.δ., επισυνάπτοντας στην αίτησή του ή τους Πανεπιστημιακούς τίτλους 
(ΠΤΥΧΙΑ ΑΕΙ), ώστε να κινηθεί η διαδικασία προαγωγής και έκδοσης του Π. Διατάγματος.
Ο ΥΕΘΑ Οι προτείνοντες Βουλευτές

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:36 

ΣΤΑ ΠΛΑΙΣΙΑ ΤΗΡΗΣΗΣ ΤΟΥ ΑΡΘΡΟΥ 4 ΤΟΥ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΟΣ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ, ΝΑ ΛΗΦΘΕΙ ΩΣ ΧΡΟΝΟΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ/ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΕΞΕΛΙΚΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗ, Ο ΧΡΟΝΟΣ ΠΟΥ ΜΕΣΟΛΑΒΗΣΕ ΑΠΟ ΤΗΝ 
ΚΥΡΩΣΗ ΤΩΝ ΠΙΝΑΚΩΝ ΕΠΙΤΥΧΙΑΣ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΚΑΤΑΤΑΞΗ ΣΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ, ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ 
ΟΠΛΙΤΕΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:13 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:20 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:54 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:47 

Το άρθρο 53 κινείται στην κατεύθυνση μέριμνας για την άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων τα έτη 1991, 1992 και 1993 (αποφοίτους τάξεων 1993, 1994, 
1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν το Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί, τουλάχιστον για τις 
δυο επόμενες σειρές καταταγεντων ΑΣΣΥ, τη βαθμολογική τους εξέλιξη, το σωστό θα ήταν να ισχύει για όλους 
τους καταταγέντες έως και 31/12/95.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:11 

Το άρθρο 53 κινείται στην κατεύθυνση μέριμνας για την άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων τα έτη 1991, 1992 και 1993 (αποφοίτους τάξεων 1993, 1994, 
1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν το Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί, τουλάχιστον για τις 
δυο επόμενες σειρές καταταγεντων ΑΣΣΥ, τη βαθμολογική τους εξέλιξη, το σωστό θα ήταν να ισχύει για όλους 
τους καταταγέντες έως και 31/12/95.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:27 

Πολλα Μπράβο στον κύριο Υπουργό για το νομοσχέδιο σε οτι αφορα τους ΕΜΘ, επιτέλους αποκαθιστά έστω και
τώρα την αδικία καθώς οι γυναίκες εθελόντριες κέρδισαν είκοσι χρόνια πριν την μάχη για το βαθμολογικό τους
ήρθε επιτέλους το πλήρωμα του χρόνου και για τούς εθελοντές.

Παράκληση… ο βαθμός του υπλγου να δίδεται στα 31 έτη υπηρεσίας..και να υπάρξει ακομη μια πρόβλεψη και 
για πτυχιούχους ΑΕΙ….

Δυστυχώς κάποιοι «συναδελφοι» ασσυ στο προηγούμενο νομοσχέδιο προσπάθησαν να κοπεί ο καταληκτικος 
βαθμός του υπλγου για τούς ΕΜΘ αλλά ευτυχως το τσίμπησε ο Υπουργός και το μετέτρεψε σε κάτι καλύτερο..

Συγχαρητήρια στον κύριο Υπουργό

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

Είμαι Ανθυπασπιστής προερχόμενος από το θεσμό των ΕΜΘ. Θεωρώ μεγάλη αδικία να μας εξισώσετε με τους ΕΥ
προερχόμενους από ΑΣΣΥ στο βαθμό του υπολοχαγού. Πρέπει να υπάρχει ένας διαχωρισμός. Θα αποφευχθούν 
έτσι θέματα καθημερινής φύσης. Τουλάχιστον ένας βαθμός διαφορά πρέπει να υπάρχει μεταξύ των 2 
προελεύσεων, προκειμένου να γίνεται αντιληπτή τουλάχιστον η προέλευση.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Μεγάλη αδικία η κατάληξη 2 διαφορετικών προελεύσεων στο βαθμό του υπολοχαγού. Ο ΕΜΘ και ο ΕΥ από 
ΑΣΣΥ. Είναι η πλήρης απαξίωση των τελευταίων με ο,τι αυτό συνεπάγεται στο εργασιακό κλίμα – ψυχολογία 
κλπ. Η απόλυτη τιμωρία των στελεχών από ΑΣΣΥ. Οι ΕΥ ΕΜΘ γιατί δεν έχουν αντίστοιχα καταληκτικό βαθμό πχ 
του Αλχια; Οι ΕΥ απο ΑΣΣΥ μετά το 2010 γιατί να έχουν αυτή την αντιμετώπιση σε σχέση με τους ΕΥ απο ΑΣΣΥ 
πριν το 2010 (βαθμολογική εξέλιξη, οικονομική διαφορά, εργασιακός σεβασμός κλπ). Γιατί είναι τόσο δύσκολο 
να δει ο νομοθέτης το τόσο προφανές.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:57 

Στο άρθρο 53 προτείνεται επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:08 

Αυτό το άρθρο αποκαθιστά μια αδικία 26 ετών και δικαίωση των προσπαθειών όλων εμάς που αφορά το 
συγκεκριμένο άρθρο ,των σωματείων και της ομοσπονδίας ΠΟΕΥΕΘΑ.Ολα αυτά τα χρόνια είχαμε κάνει αγωγές 
τις οποίες είχαμε κερδίσει .Το δημόσιο θα ωφεληθεί από τα δικαστικά έξοδα ,τους τόκους υπερημερίας που 
πλήρωνε και εμείς από την ταλαιπωρία και την πολυετή εκδίκαση των εκάστοτε αγωγών .

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:09 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:16 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:04 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι προσφεύγοντες 
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δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

Άρθρο 19

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:44 

Αν όχι τώρα που η δικαιοσύνη αναγνώρισε, με την Υπ»αριθμ 2510/2021/18 Δεκ 20 οριστική απόφαση του 
ΣΤΕ,την διάκριση και την απαξίωση εις βάρος των πυροτεχνουργών της Πολεμικής Αεροπορίας, τότε πότε θα 
επαναπροσδιορίσετε την αποζημίωση σε αξιοπρεπή επίπεδα για αυτη την ευαίσθητη αλλά και απολύτως 
αναγκαία κατηγορία πυροτεχνουργών;; Το θέμα είναι πρωτίστως ηθικό και δευτερευόντως οικονομικό!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:55 

Όντως στο άρθρο να συμπεριληφθούν και οι πυροτεχνουργοί του ΣΥΠ που καθημερινά εργάζονται 
περικυκλωμένοι από εκρηκτικά και πυρομαχικά πάσης φύσεως και ακόμη και τώρα δεν τους το αναγνωρίζεται.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:59

Στο άρθρο να συμπεριληφθεί και η ειδικότητα του πυροτεχνουργού Υλικού Πολέμου του Στρατού Ξηράς, οι 
οποίοι προβαίνουν στην επιθεώρηση, ανασκευή και καταστροφή πυρομαχικών.

Άρθρο 20

 29 Δεκεμβρίου 2022, 02:47 

Πρόσβαση στις λέσχες και τα παραθεριστικά κέντρα θα πρέπει να έχουν και οι αστυνομικοί, αφού μάλιστα στις 
λέσχες τους γίνονται δεκτοί και στρατιωτικοί.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:09 

Λαμβάνοντας υπόψη τη δημοσιευθείσα Ανάλυση Συνεπειών Ρύθμισης, με την προωθούμενη τροποποίηση του 
άρθρου 19 του ν. 4361/2016: «εξαιρούνται οι
πολιτικοί υπάλληλοι του Στρατού Ξηράς από τη χρήση των στρατιωτικών
λεσχών ως μέλη τους. Παρόλα αυτά οι ανωτέρω εξακολουθούν να έχουν
δικαίωμα εισόδου στις στρατιωτικές λέσχες χωρίς την καταβολή
συνδρομής.»

Δεδομένης της αυτής τροποποίησης του άρθρου 19 του ν. 4361/2016, υφίσταται νομικό έρεισμα με το οποίο να 
νοείται/ερμηνεύτεται ότι οι πολιτικοί υπάλληλοι θα εξακολουθήσουν να εξυπηρετούνται από τις Στρατιωτικές 
Λέσχες; Σε αποφατική περίπτωση, η είσοδος στις Λέσχες του πολιτικού προσωπικού θα είναι υπό την 
επιφύλαξη έκδοσης σχετικής διαταγής του ΓΕΣ (συνεπώς κανονιστικής απόφασης) προς επέκταση των 
δικαιούμενων εξυπηρέτησης βάσει της παρ.2 του άρθρου 21 του Γενικού Κανονισμού Εκμεταλλεύσεων 
Εξυπηρετήσεως Προσωπικού ΕΔ (ΦΕΚ 181 Β΄ 1981);

Υφίσταται με την προωθούμενη ρύθμιση πρόθεση του νομοθέτη και για την παύση διενέργειας της 
θεσμοθετημένης συνδρομής των πολιτικών υπαλλήλων (ΥΑ ΦΕΚ 1516 Β΄ 2018) με την έναρξη ισχύος του 
παρόντος νόμου; Σε καταφατική περίπτωση και έχοντας υπόψη ότι η απλή κατάργηση της εξουσιοδοτικής 
διάταξης δεν συνεπάγεται αυτοδικαίως και την κατάργηση των κανονιστικών πράξεων που εκδοθηκαν βάσει 
αυτής (εάν δεν προκύπτει σαφής περί τούτου βούληση του νεότερου νομοθέτη) [ΣτΕ2361/2011, 1965/2010, 
2260/2005, 3881/2004, ΓΝΜΔ ΝΣΚ 141/2012], δέον όπως περιληφθεί, προς αποφυγή παρερμηνειών 
αναγκαιότητας πρότερης τροποποίησης της εν λόγω ΥΑ, σχετικό εδάφιο ως ακολούθως:
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«Με την έναρξη ισχύος του παρόντος, καταργείται η συνδρομή των πολιτικών υπαλλήλων ως μελών των 
Στρατιωτικών Λεσχών.».

Δεδομένου ότι οι συνδρομές των πολιτικών υπαλλήλων θα έχουν παρακρατηθεί, με τη δημοσίευση του νόμου, 
από τις αποδοχές του επόμενου αυτής μηνός, προτείνεται, με γνώμονα να μην απαιτηθεί επιστροφή ποσών από
τις Λέσχες, όπως προστεθεί στο άρθρο 81 περίπτωση (ή να συμπληρωθεί η υφιστάμενη β’) ως εξής:

Η ισχύς του παρόντος αρχίζει από τη δημοσίευσή του στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως, πλην των εξής 
περιπτώσεων:

…) του άρθρου 20, γιο το οποίο ως ημερομηνία έναρξης ορίζεται η πρώτη ημέρα του δεύτερου μήνα μετά τη 
δημοσίευση του παρόντος.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:18 

ΠΡΟΤΕΙΝΕΤΑΙ ΟΠΩΣ ΟΙ ΛΕΣΧΕΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΜΕΤΟΝΟΜΑΣΤΟΥΝ ΣΕ ΛΕΣΧΕΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:09 

Πρόσβαση στις Στρατιωτικές Λέσχες εντός και εκτός Μονάδων, αλλά και στα παραθεριστικά Κέντρα, θα πρέπει 
να έχει όλο το προσωπικό που εργάζεται στις ΕΔ (πολιτικό και Στρατιωτικό) ή υποχρεούται να εργάζεται 
(οπλίτες υποχρεωτικής θητείας). Η διατήρηση της ονομασίας «Λέσχης Αξιωματικών» ενισχύει το αίσθημα 
διάκρισης στην μεταχείριση ανάμεσα στα στελέχη και παραπέμπει σε εποχές όπου μόνο οι Αξιωματικοί είχαν 
προνόμια πέραν του συσσιτίου, όπως η παραχώρηση ιδιόκτητης κατοικίας.

Όσον αφορά τους οικονομικούς πόρους της λειτουργίας αυτών των Λεσχών και Παραθεριστικών Κέντρων, 
αυτοί θα πρέπει να προέρχονται από τη λειτουργία των ίδιων των λεσχών. Μην ξεχνάμε επίσης ότι το 
Στρατιωτικό προσωπικό που απασχολείται σε αυτές σε μόνιμη βάση ή υποχρεωτικά εποχιακά, αποσπάται από 
τα κύρια καθήκοντα του.

Εάν αποδεχτούμε ότι τα στελέχη των ΕΔ είναι μέλη ταυτόχρονα της κοινωνίας των πολιτών με ίσα δικαιώματα, 
τότε θα πρέπει να επαναξιολογήσουμε την σκοπιμότητα ύπαρξης αυτών των λεσχών. Γιατί π.χ. ένας 
Αξιωματικός του ΣΞ έχει τη δυνατότητα να τρώει (πέραν του συσσιτίου των οργάνων υπηρεσίας) ή να 
παραθερίζει σε ειδικά κέντρα, δαπανώντας ελάχιστα από το εισόδημα του σε σύγκριση με έναν πολίτη; Η 
ειδική μεταχείριση από το Κράτος μίας μερίδας πολιτών δεν μειώνει το αίσθημα δικαίου, και αυξάνει τον 
κοινωνικό αυτοματισμό μέσα στην κοινωνία;

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:08 

Κάποιοι συνάδελφοι πραγματικά, περπατούν στα όρια της νομιμότητας του ρατσιστικού νόμου…
Από την στιγμή που κάποιος συνάδελφος πληρώνει για κάποιες παροχές, απλά πρέπει να του παρέχονται, 
αλλιώς να μην γίνονται αυτές οι κρατήσεις και να τελειώνει εκεί αυτό το παραμύθι και πιστέψτε με το 90% των 
ΕΠΟΠ ούτε απέξω δεν θέλουν να περνάνε από τις λέσχες και τα ΚΑΑΥ σας, που μετράτε και τις μπουκιές που 
τρώμε.
Τώρα οι λέσχες και ΚΑΑΥ υπαξιωματικών θα ήταν μια καλή ιδέα σε μια άλλη χώρα τωρα αν υπάρχει ρατσιστική
αντίληψη η όχι απλά κοιτάξτε τι εθνόσημο (αφήστε τους βαθμούς) φοράνε οι αξκοί στο πηλήκιο/τζόκεϊ/μπερέ 
και τι οι ΕΠΟΠ αντίστοιχα, σε ποια χώρα στον πλανήτη άλλο εθνόσημο φοράνε οι αξκοι και άλλο οι υπαξ…?

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:46 

Να αλλαχθεί η διατύπωση: «Οι υπαξιωματικοί και οι ΕΠ.ΟΠ.», σε «Οι υπαξιωματικοί, ανεξαρτήτως 
προελεύσεως». Όλα τα στελέχη των ΕΔ, καταβάλλουν εισφορές υπέρ Λεσχών, από τη μισθοδοσία τους, από 
τον πρώτο μήνα! Έτσι λοιπόν, από τη στιγμή που οι υπαξιωματικοί του συγκεκριμένου θεσμού, πληρώνουν τις 
εισφορές τους κανονικότατα εδώ και 20 έτη, δεν θα έπρεπε καν να γίνεται συζήτηση για το αν έχουν δικαίωμα 
χρήσης της υπηρεσίας αυτής!
Διαχωρισμοί που γίνονται λεκτικά σε επίσημα έγγραφα της Υπηρεσίας/Πολιτείας (ανεξαρτήτου πηγής), 
αποτελούν ξεκάθαρα εργασιακό ρατσισμό! Η προέλευση των υπαξιωματικών (παραγωγικοί/εκ διαγωνισμού) 
και ο διαχωρισμός τους, είναι εμφανής από τα διακριτικά τα οποία φέρουν στις στολές τους.
Να επιτρέπεται η είσοδος και η χρήση των υπηρεσιών των Λεσχών, απ’όλους όσους έχουν εργασιακή σχέση με 
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την Υπηρεσία!
Επίσης θα ήταν φρόνιμο, να μην επιτρέπονται σχόλια τα οποία έχουν εμφανή ρατσιστικό ύφος!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:09 

Συνεπώς αποκλείονται οι Μόνιμοι Υπάλληλοι. Διότι το υπόλοιπο άρθρο για τους ΕΠΟΠ και τους 
Υπαξιωματικούς, ισχύει στο άρθρο 19 από τον 4361/2016 https://www.e-nomothesia.gr/kat-enoples-
dynameis/nomos-4361-2016.html
Δεν κατανοώ γιατί αφορά μόνο το Στρατό Ξηράς και όχι όλους τους κλάδους. Εάν είναι σωστό, ας γίνει 
παντού.
Όμως όσον αφορά τις εξυπηρετήσεις πρέπει να αφορούν και τους Μονίμους υπαλλήλους, που συχνά οι ευθύνες
και τα καθήκοντα τους είναι πολύ πιο σοβαρά και υπεύθυνα, τουλάχιστο από τους ΕΠΟΠ και σε άλλες χώρες 
τους δίνουν και αντιστοιχία βαθμού.

Διότι ο στρατός έχει ιεραρχία και βαθμούς. Μάλιστα οι κατηγορίες του προσωπικού δεν είναι Αξιωματικοί, 
Υπαξιωματικοί και οπλίτες, αλλά Αξιωματικοί και οπλίτες, διότι οι Υπαξιωματικοί είναι οπλίτες.
Δεν λέω να μην τους καταργήσουμε τους βαθμούς, εάν δεν χρειάζονται, όμως εξακολουθούν να υπάρχουν. 
Άλλωστε έτσι όπως έγιναν, με το «δώσε κι εμένα μπάρμπα», δεν έχει και ιδιαίτερη διαφορά, παρά μόνο οι 
ευθύνες των αξιωματικών των ΑΣΕΙ που πρέπει να περάσουν όλες τις σχολές για να γίνουν Επιτελείς, ενώ οι 
άλλοι, σαν πιο έξυπνοι (και είναι πιο έξυπνοι εφόσον τα καταφέρνουν και χωρίς φοίτηση σε σχολές) γίνονται 
επιτελείς και χωρίς να περάσουν ούτε από έξω.
Όμως ο ΕΠΟΠ δεν είναι βαθμός. Καλώς – κακώς είναι ένας μόνιμος φαντάρος και αργότερα (καλώς ή κακώς) 
γίνεται υπαξιωματικός (εννοώ ότι ενώ εισήχθη για να καλύψει μία θέση απλού στρατιώτη, παραμένει ως μόνιμο
στέλεχος και ενίοτε, εξελίσσεται ακόμη καλύτερα κι από όσους τελείωσαν τις στρατιωτικές σχολές). Ακόμη και 
αυτό (η προαγωγή σε Υπαξιωματικό), κανονικά θα έπρεπε να γίνεται με φοίτηση στη Σχολή Υπαξιωματικών 
(αλλά τι γίνεται σωστά για να γίνει κι αυτό).
Όπως και να έχει το σωστό για τις στρατιωτικές λέσχες θα ήταν να ορίζονται οι βαθμοί που εισέρχονται στις 
λέσχες Αξιωματικών. Εάν δικαιούχοι θα είναι και οι ΕΠΟΠ, θα πρέπει να εισέρχονται και οι αντίστοιχοι έφεδροι 
οπλίτες (των αντίστοιχων βαθμών) που υπηρετούν τη θητεία τους, λ.χ. δεν είναι ιεραρχικά σωστό να γίνεται 
δικαιούχος ο απλός στρατιώτης ή ο Δεκανέας ΕΠΟΠ και να μην είναι δικαιούχος ο έφεδρος Λοχίας, διότι έτσι 
καταλύεται η ιεραρχία.
Το ορθότερο θα ήταν να δημιουργούνταν κι άλλες εξυπηρετήσεις που να αφορούσαν όλο το στρατιωτικό, και 
τους στρατεύσιμους μέσα στις πόλεις. Αλλά εάν «πενία τέχνες κατεργάζεται» (και μάλλον έτσι είναι) 
τουλάχιστο στις στρατιωτικές λέσχες να εισέρχονται όλοι.
Είναι όμως σημαντικό, εφόσον έχουμε βαθμούς, να ορισθεί κάποιος χώρος συνάντησης των Αξιωματικών, ας 
είναι ένα ένα δωμάτιο ή ένα μπαλκόνι μέσα που να τιτλοφορηθεί «Λέσχη Αξιωματικών» κι ας μην εισέρχεται 
κανένας εάν δεν υπάρχει λόγος, όμως εκεί τουλάχιστο να εισέρχονται οι Αξιωματικοί, λ.χ. για μία διάλεξη για 
θέματα υψηλής στρατηγικής, και όλα καλά.
Όμως αυτή η ισοπέδωση προς τα κάτω πρέπει κάπου να σταματήσει.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:14 

ΝΑ ΜΕΤΟΝΟΜΑΣΘΟΥΝ ΑΜΕΣΑ ΟΙ «ΛΕΣΧΕΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ» ΣΕ «ΛΕΣΧΕΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ».ΕΠΙΣΗΣ ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΟ 
ΑΡΘΡΟ 1 ΤΟΥ Ν.Δ 445/1974, ΟΙ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΚ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΘΕΩΡΟΥΝΤΑΙ ΜΟΝΙΜΟΙ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ, 
ΣΥΝΕΠΩΣ Ο ΔΙΑΧΩΡΙΣΜΟΣ ΣΕ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ ΚΑΙ ΕΠ.ΟΠ. ΣΥΝΙΣΤΑ ΕΡΓΑΣΙΑΚΟ ΡΑΤΣΙΣΜΟ ΚΑΙ ΕΝΕΧΕΙ ΠΟΙΝΙΚΕΣ 
ΣΥΝΕΠΕΙΕΣ ΑΠΟ ΠΛΕΥΡΑΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΚΑΙ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΗΣ ΗΓΕΣΙΑΣ. ΝΑ ΑΠΑΓΟΡΕΥΤΕΙ ΑΜΕΣΑ Η ΔΙΑΚΡΙΣΗ ΜΕΤΑΞΥ 
ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΚΑΙ ΕΠ.ΟΠ. ΣΕ ΟΛΑ ΤΑ ΕΓΓΡΑΦΑ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΚΑΙ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ. ΝΑ 
ΔΡΟΜΟΛΟΓΗΘΟΥΝ ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΑΡΘΡΩΝ ΕΤΕΡΩΝ 
ΝΟΜΩΝ/ΔΙΑΤΑΞΕΩΝ/ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ/ΔΙΑΤΑΓΩΝ ΟΠΟΥ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΑΥΤΟΣ Ο ΔΙΑΧΩΡΙΣΜΟΣ ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΩΣ ΧΡΟΝΙΚΗΣ
ΕΚΔΟΣΕΩΣ ΑΥΤΩΝ. ΤΕΛΟΣ ΝΑ ΚΑΘΙΣΤΑΤΑΙ ΠΡΟΑΙΡΕΤΙΚΗ ΚΑΙ ΟΧΙ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗ Η ΣΥΝΔΡΟΜΗ ΣΤΙΣ 
ΠΡΟΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΕΣ ΛΕΣΧΕΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Αλλαγή του ονόματος από Λέσχη αξιωματικών σε Λέσχη Στρατιωτικών!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:07 
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Σε καμία χώρα του κόσμου στις Λέσχες αξιωματικών δεν »εισέρχονται»υπαξιωματικοί. Και στις πιο 
φιλελεύθερες. Δεν είναι »ρατσιστικό΄΄ θέμα, αλλά θέμα που άπτεται της πειθαρχίας και των διακριτών 
εξουσιών. Οι υπαξιωματικοί στις πλείστες των χωρών, έχουν δικές τους Λέσχες Υπαξιωματικών. Δεν είναι 
δυνατόν να οδηγούμαστε σε έμμεση σαλαμοποίηση με την »ειδικότητα» ενστόλων. Οι αξιωματικοί είναι 
αξιωματικοί. Γιατί δεν επεκτείνεται δηλαδή το μέτρο και στα πολεμικά πλοία, ώστε στα καρέ αξιωματικών να 
εισέρχονται οι υπαξιωματικοί. Θα το δεχθούν αυτό,οι αξιωματικοί του Ναυτικού? Εν πάσει περιπτώσει εφόσον 
πρακτικά είναι δύσκολο να γίνουν Λέσχες Υπαξιωματικών, το άρθρο να τροποποιηθεί κατά τρόπο ώστε οι 
υπαξιωματικοί να μπορούν να κάνουν χρήση των στρατιωτικών λεσχών που είναι σε απομακρυσμένες φρουρές 
( όχι μεγάλων πόλεων πχ ΑΘηνών-Θεσνικής κλπ) που είναι δύσκολη η σίτισή τους από ιδιωτικό τομέα ( Να 
καθοριστούν) και ΜΟΝΟ για λήψη συσσιτίου με μορφή »πακέτου», εφόσον πληρώνουν τις εισφορές ή και χωρίς
να πληρώνουν αυτές ( από τη στιγμή που θα λαμβάνουν μόνο φαγητό και δε θα έχουν άλλα προνόμια).

Άρθρο 21

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:49 

Να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να υποχρεωνόμαστε 
να καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνεται η τροποποίηση των άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 
1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους επιθυμούν να είναι μέλη 
τους

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:27 

Προτείνεται τροποποίηση των άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή 
εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους επιθυμούν να ειναι μέλη αυτών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:04 

Nα καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να υποχρεωνόμαστε 
να καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των άρθρων 3 και 4 του 
ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους επιθυμούν να είναι 
μέλη αυτών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:07 

Προτείνεται οι απόστρατοι να μην πληρώνουν συνδρομές στις Λέσχες, και οι λέσχες να είναι μόνο για το 
προσωπικό των ΕΔ. Όλοι οι άλλοι, αστυνομικοί, λιμενικοί, πυροσβέστες, να κάνουν δικές τους Λέσχες 
Σωμάτων Ασφαλείας, γιατί ανήκουν σε άλλο Υπουργείο, έχουν άλλο μισθολόγιο και εν τέλει δεν είναι 
στρατιωτικοί.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:46 

Να καταργηθεί

 29 Δεκεμβρίου 2022, 02:54 

Να έχουν δικαίωμα χρήσης των στρατιωτικών λεσχών και οι απόστρατοι αστυνομικοί

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:18
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Η ρύθμιση είναι τόσο αναλογιστικά όσο και ρεαλιστικά ορθή.

Αφενός, οι ε.α. ήταν κάποτε ε.ε. και κατέβαλαν συνδρομές. Συνεπώς δεν υπάρχει λόγος να λέμε γιατί να μην 
πληρώνουν οι ε.α., ενώ πληρώνουν οι ε.ε.. Ο μέσος μισθός των ε.ε. είναι σαφώς μεγαλύτερος από τη μέση 
σύνταξη ενός ε.α. και κατά συνέπεια, η παύση επιβολής της εν λόγω εισφοράς με την αποστρατεία είναι 
απολύτως ορθολογική.

Αφετέρου, χρήζει ανάγνωσης και το τι έχει συμβεί στην πράξη από το 1914 έως σήμερα που προβλέπεται η 
συνδρομή για τους ε.α.. Περί τις δεκαετίες 1920 – 1930 θεσμοθετήθηκε η παρακράτησή της από το μέρισμα του 
ΜΤΣ, πλην όμως δεν έτυχε εφαρμογής. Έπειτα προβλέφθηκε η καταβολή από τους ε.α., μόνο εφόσον 
επιθυμούν να κάνουν χρήση των Λεσχών (όπως ισχύει σήμερα), πλην ωστόσο στην πράξη ελάχιστες Λέσχες 
(ούτε το το 5% του συνόλου αυτών) εφήρμοσαν de facto την είσπραξη της αυτής συνδρομής.
Ουσιαστικά, η ρύθμιση αυτή θεσμοθετεί μία ήδη υφιστάμενη κατάσταση, απουσία δε όμως αυτής (της 
ρύθμισης) θα συνεχιστεί το πρόβλημα της μη εφαρμογής των διατάξεων του ν. 324/1914, το οποίο με το παρόν
άρθρο επιλύεται οριστικά.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:47 

1.Λεσχες:Πρέπει να αιτιολογηθεί γιατί πρέπει να υπάρχει συνδρομή και ποιο το ύψος της. Μετά να επιμεριστεί 
στους ενδιαφερόμενους. Αν κάποιος δεν ενδιαφέρεται για συνδρομή μπορεί να επιβαρύνεται ή να 
επιβραβεύεται με την χρήση που κάνει. Η τεχνολογία το επιτρέπει. Το να αυξάνονται συνδρομές χωρίς σοβαρή 
αιτιολόγηση είναι νοοτροπία του παρελθόντος μάλλον κατακριτέα και μάλλον απορριπτέα. Θέλει και λίγη 
φαντασία.
2.Ενώσεις Αποστράτων: Διακοπή συνδρομής άμεσα. Απορώ πως μετά από τόσα χρόνια δημοκρατίας 
επιτρέπεται να λειτουργούν οι ενώσεις αποστράτων με νόμους άλλων εποχών που οι περισσότεροι λένε ότι 
θέλουν να ξεχνούν. Δεν φαίνεται να υπάρχει δημοκρατική πλειοψηφία για αναθεώρηση των ιδρυτικών νόμων; 
δεν υπάρχει βούληση για εισαγωγή τεχνολογίας στην λειτουργία των ενώσεων; Όμως εφόσον οι διοικούντες 
τις ενώσεις δεν επιθυμούν να εκσυγχρονιστούν (δηλ. χωρίς λογοδοσία, χωρίς ενημέρωση, χωρίς τεχνολογία, 
χωρίς..) πρέπει οι Έχοντες την Ευθύνη να την Αναλάβουν. Πεδίο δόξης, αλλιώς ταυτίζονται, ό,τι και να λένε. 
Συνεπώς μέχρι να αναθεωρηθούν οι αναχρονιστικοί νόμοι ,δεν πρέπει να υπάρχει συνδρομή.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:56 

Καιρός είναι να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να 
υποχρεωνόμαστε να καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των 
άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους 
επιθυμούν να ειναι μέλη αυτών.
Παυλίδης Αθανάσιος
Ασμχος (ΤΥΟ) ε.α.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

Να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να υποχρεωνόμαστε 
να καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των άρθρων 3 και 4 του 
ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους επιθυμούν να ειναι 
μέλη αυτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:27 

Να γίνει το ίδιο και για τους εν ενεργεία.
Να χρησιμοποιούν τις λέσχες χωρίς την καταβολή συνδρομής.
Δεν γίνεται να πληρώνουν μόνο οι εν ενεργεία και να χρησιμοποιούν δωρεάν τις λέσχες λοιποί δικαιουχοι.
Θα πρέπει να πληρώνουν συνδρομή όλοι όσοι χρησιμοποιούν τις λέσχες, σε διαφορετική περίπτωση να μην 
πληρώνει κανένας.
Ισότητα σε όλους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:05 
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Να γίνει το ίδιο και για τους εν ενεργεία.
Να χρησιμοποιούν τις λέσχες χωρίς την καταβολή συνδρομής.
Δεν γίνεται να πληρώνουν μόνο οι εν ενεργεία και να χρησιμοποιούν δωρεάν τις λέσχες λοιποί δικαιουχοι.
Θα πρέπει να πληρώνουν συνδρομή όλοι όσοι χρησιμοποιούν τις λέσχες, σε διαφορετική περίπτωση να μην 
πληρώνει κανένας.
Ισότητα σε όλους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:29

Είναι παράλογο οι απόστρατοι να χρησιμοποιούν τις ΛΑΦ και να μην πληρώνουν και οι εν ενέργεια να 
πληρώνουν είτε τις χρησιμοποιούν είτε όχι. Είτε θα πληρώνουν όλοι είτε όσοι είναι προαιρετικά μέλη.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:18 

Το δεν αναφέρει τίποτα για τα μέλη οικογενειών των εν αποστρατεία στρατιωτικών.

Προτείνεται να προστεθούν και τα μέλη ων οικογενειών τους, όπως ισχύει και για τα εν ενεργεία στελέχη.

Επίσης να προστεθεί παράγραφος ότι όλοι όσοι δεν είναι στελέχη των ΕΔ αλλά έχουν έγκριση να κάνουν χρήση
των Στρατιωτικών Λεσχών, να πληρώνουν ετήσια συνδρομή.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Καταργείτε την εισφορά υπερ Λεσχών και βάζετε νέα εισφορά υπερ ΝΙΜΤΣ Πέραν αυτών σύμφωνα με τον ν 
3818/58 προβλέπεται εισφορά υπερ Ενώσεων Αποστράτων με 1% εκ του μερίσματος . Σε κάθε αύξηση του 
μεριδίου μερίσματος αυξάνεται και το ποσό υπερ των Ενώσεων χωρίς να δικαιολογείται η αύξηση αυτή. Από το 
2020 έως το 2022 η αύξηση εισφορών υπερ ΕΑΑΑ όπως και υπερ ΝΙΜΤΣ ήταν 100% μέσα σε μια διετία. 
Απαιτείται επανεξέταση διαχείρισης των εισφορών υπερ Ενωσεων και αποσύνδεση αυτών εκ του μερίσματος με
καθιέρωση πάγιας εισφοράς όπως έχουν όλα τα ΝΠΔΔ και ΝΠΙΔ διότι δεν υπάρχει ταβάνι στις εισφορές, όταν 
μάλιστα δεν υπάρχουν και Γενικές Συνελεύσεις. Κατάργηση της εισφοράς υπερ ΝΙΜΤΣ διότι χρηματοδοτείται 
απο τον Κρατικό προϋπολογισμό όπως το αναφέρεται στο άρθρο 16 παρ (δ)

 25 Δεκεμβρίου 2022, 18:48 

Να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων, να υποχρεωνόμαστε να 
καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 
1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους επιθυμούν να ειναι μέλη 
αυτών.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:43 

Καιρός είναι να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να 
υποχρεωνόμαστε να καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των 
άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους 
επιθυμούν να είναι μέλη αυτών.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 21:39 

ΝΑ ΠΛΗΡΩΝΟΥΝ ΟΛΟΙ ΣΥΝΔΡΟΜΗ ΣΤΙΣ ΛΕΣΧΕΣ,ΑΚΟΜΑ ΚΑΙ ΟΙ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΕΣ,ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΙ ΚΛΠ..ΕΠΙΣΗΣ ΝΑ 
ΟΡΙΣΤΕΙ ΟΤΙ ΟΠΟΙΟΣ Ε.Ε ΔΕΝ ΕΠΙΘΥΜΕΙ ΝΑ ΚΑΝΕΙ ΧΡΗΣΗ ΤΩΝ ΛΕΣΧΩΝ ΝΑ ΜΗΝ ΕΧΕΙ ΚΡΑΤΗΣΗ ΣΤΟΝ ΜΙΣΘΟ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:29 
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Θα πρέπει να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων των Αποστράτων. Προτείνω να γίνει
τροποποίηση των άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή των Αποστράτων και καταβολή 
εισφορών υπέρ των ΕΑΑ για όσους επιθυμούν να είναι μέλη αυτών.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Καιρός είναι να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να 
υποχρεωνόμαστε να καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των 
άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους 
επιθυμούν να ειναι μέλη αυτών.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:18  

Προτείνουμε:
1. Τη χρήση της αίθουσας «Ελαία» της Λ.Α.Ε.Δ. από τους εφέδρους εν εφεδρεία Αξιωματικούς μέλη των 
Σ.Ε.Α.Ν. που εδρεύουν στην περιφέρεια Αττικής.
2. Να παρέχεται η δυνατότητα σε εφέδρους εν εφεδρεία Αξιωματικούς μέλη των Σ.Ε.Α.Ν. και στα τέκνα αυτών 
που σπουδάζουν σε Α.Ε.Ι. των Αθηνών να παραλαμβάνουν φαγητό σε πακέτο από τη Λ.Α.Ε.Δ.Έτσι θα αυξηθούν
και τα έσοδα της Λ.Α.Ε.Δ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:04 

να πληρώνουν ,όλοι οι δικαιούχοι. να σταματήσουν οι ιδιαίτερες υπηρεσίες σε αποστράτους. μετά την 
αποστρατεία ,είμαστε όλοι ίδιοι. απλοί πολίτες. οι πόροι να προέρχονται από τα ΚΕΔΑ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:19 

Να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να υποχρεωνόμαστε 
να καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των άρθρων 3 και 4 του 
ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους επιθυμούν να είναι 
μέλη αυτών.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:30 

Κατάργηση των υποχρεωτικών κρατήσεων στους εγγεγραμμένους στις Ενώσεις Αποστράτων Αξιωματικών 
(ΕΑΑ). Τροποποίηση συνεπώς των άρθρων 3 και 4 του Α.Ν 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή στις ΕΑΑ και 
καταβολή εισφορών ΜΟΝΟ για όσους Απόστρατους επιθυμούν να είναι μέλη.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:55 

Κατάργηση όλων των υποχρεωτικών κρατήσεων για τις Ενώσεις Αποστράτων

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να καταβάλλουμε 
υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 1171/1972 για 
προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους επιθυμούν να ειναι μέλη αυτών.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 
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Να γινει καταργηση της υποχρεωτικης εισφορας και υπερ Ενωσεων Αποστρατων.Αν οι Ενωσεςι αυτες 
εξακολουθουν να λειτουργουν με ενα χουντικο διαταγμα του 1972,ειναι καιρος καποιος να τους πει οτι εχουμε 
2022.Ειναι απαραδεκτο και εντελως αντιδημοκρατικο να παρακρατουνται χωρις την δικη μας συναινεση 
εισφορες υπερ αυτων των Ενωσεων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:00 

Καιρός είναι να καταργηθούν οι υποχρεωτικές κρατήσεις υπέρ των Ενώσεων Αποστράτων. Δεν νοείται να 
υποχρεωνόμαστε να καταβάλλουμε υπέρ αυτών χωρίς τη βουλησή μας. Προτείνω σχετική τροποποίηση των 
άρθρων 3 και 4 του ΑΝ 1171/1972 για προαιρετική εγγραφή και καταβολή εισφορών υπερ των ΕΑΑ για όσους 
επιθυμούν να ειναι μέλη αυτών.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Να πληρώνουν άπαντες οι δικαιούχοι. Δικαιοσύνη

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:32 

οποιος εχει δικαίωμα στις υπηρεσιες των Λεσχων να καταβάλει εισφορά. είναι άδικο να πληρωνουν μονο οι εν 
ενεργεία και να εχουν δικαιώματα οι εα, ιερεις, δασκαλοι κλπ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:54 

Να καταργηθεί οιαδήποτε συνδρομή εν ενεργεία ή εν αποστρατεία στελέχους. Τα κόστη λειτουργίας δύναται να
προέρχονται από τα έσοδα των λεσχών και παραθεριστικών κέντρων, από όσους χρησιμοποιούν αυτές τις 
υποδομές. Κόστη από την παροχή υπηρεσιών δεν προκύπτουν, αφού τα εν ενεργεία στελέχη και φυσικά οι 
οπλίτες υποχρεωτικής θητείας, καλούνται να εργαστούν υποχρεωτικά.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:32

Πληρωμή συνδρομής από όλους όσους χρησιμοποιούν τις λέσχες, δηλαδή ε.ε., ε.α., εκπαιδευτικούς, 
αναπληρωτές, φοιτητές, σπουδαστές, αστυνομικούς, πυροσβέστες κτλ

Δεν γίνεται να πληρώνουν μόνο οι ε.ε. και να τις χρησιμοποιούν δωρεάν όλοι οι υπόλοιποι.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Να πληρώνουν άπαντες δικαιούχοι

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:29 

Αξιότιμε κ. ΥΠΟΥΡΓΕ

Δεν είναι κατανοητό η αναγκαιότητα του Άρθρου. Τα στελέχη ε.ε γιατί να πληρώνουν ; Με τα έσοδα αυτά δεν 
συντηρούνται οι Λέσχες; Στον Απόστρατο συνάδερφο είναι θέμα η συνδρομή ενώ στα χαμηλόβαθμα πχ εν. 
Ενεργεία δεν είναι;

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:44 

Τις λέσχες έχουν δικαίωμα να τις χρησιμοποιούν εν ενεργεία και απόστρατοι χωρίς καμία διάκριση.
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Κρατήσεις όμως θα γίνονται μόνο από τους εν’ ενεργεία ακόμα και αν ο πραγματικός αριθμός που τις 
χρησιμοποιεί είναι μικρότερος από τους απόστρατους?

Ο αριθμός των αποστράτων είναι μικρότερος από τους εν ενεργεία?

Έχει γίνει κάποια μελέτη που δείχνει οτι η χρήση τους από τους απόστρατους είναι κατά πολύ μικρότερη από 
τους εν ενεργεία?
– Αν ΝΑΙ τότε η τροποποίηση είναι σωστή.
– Αν ΟΧΙ τότε δεν έχει βάση – λογική, είναι άδικη και πρέπει να διαγραφεί.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:29 

ΝΑ ΣΥΝΕΧΙΣΕΙ ΝΑ ΚΑΤΑΒΑΛΕΤΑΙ Η ΣΥΝΔΡΟΜΗ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΑΠΟΣΤΡΑΤΟΥΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ ΕΙΔΑΛΛΩΣ ΝΑ 
ΑΦΑΙΡΕΙΤΑΙ ΤΟ ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΛΗΨΗΣ ΤΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΤΩΝ ΛΕΣΧΩΝ. ΝΑ ΘΕΣΠΙΣΤΕΙ ΓΙΑ ΑΥΤΟΥΣ ΕΠΙΠΛΕΟΝ 
ΣΥΝΔΡΟΜΗ ΓΙΑ ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΛΗΨΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΣΕ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΑ ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΚΑΙ ΚΑΑΥ. ΝΑ ΚΑΤΑΣΤΕΙ ΠΡΟΑΙΡΕΤΙΚΗ 
Η ΣΥΝΔΡΟΜΗΣ ΟΣΩΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΩΝ ΔΙΑΘΕΤΟΥΝ ΜΟΝΙΜΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ ΣΕ ΑΠΟΣΤΑΣΗ ΑΝΩ ΤΩΝ 15ΧΛΜ ΑΠΟ ΤΗΝ 
ΓΕΩΓΡΑΦΙΚΗ ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ ΤΗΣ ΠΛΗΣΙΕΣΤΕΡΗΣ ΛΕΣΧΗΣ/ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ/ΚΑΑΥ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:06 

Οι λέσχες πρέπει να χρησιμοποιούνται αποκλειστικά από τους συνδρομητές τις.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:08 

Κύριε Υπουργέ

Καθότι ε.ε Αξκός με 33 χρονιά υπηρεσίας στη λήξη της καριέρας μου και σύντομα ε.α, έχοντας διατελέσει Δντης
ΛΑΦ, θα σας σχολιάσω τα παρακάτω.

Ως γνωστό σε όλους οι Λέσχες Αξιωματικών συντηρούνται από τις συνδρομές των Στελεχών (παρακράτηση 
μέσω μισθοδοσίας τους και από συνδρομές των ε.α που επιθυμούν τη χρήση τους).

Με τα ποσά αυτά λοιπόν καλύπτουν, βλάβες συσκευών και αλλαγές, συντήρηση κτιρίων, λειτουργικά έξοδα, 
ανακαινίσεις εσωτερικών χωρών , τραπεζοκαθίσματα, κτλ.

Αναρωτιέμαι λοιπόν μειώνεται τα έσοδα και κατά συνέπεια την καλή παροχή υπηρεσιών;

Την μειώνεται επιλεκτικά και διακριτά ενώ τα εε στελέχη θα συνεχίσουν να πληρώνουν;

Τα εε Στελέχη θα έχουν προτεραιότητα στη χρήση έναντι των ε.α, με τη λογική ότι πληρώνουν συνδρομή;

Με όλο το σεβασμό στο πρόσωπο σας θεωρώ ότι η συγκεκριμένη ρύθμιση είναι σε λανθασμένη κατεύθυνση με 
επιπτώσεις και ενδεχόμενος να διχάσει.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:29

Αρκεί να μην αυξήσετε τις κρατήσεις στα εν ενεργεία στελέχη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:24 

Οι απόστρατοι αξιωματικοί και κυρίως οι Ανώτατοι (Ταξίαρχοι +) τυγχάνουν ειδικών προνομίων στις 
Στρατιωτικές Λέσχες όπως δικαίωμα εισόδου σε ειδικούς χώρους, πιο πολυτελείς.
Χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι τα ΚΑΑΥ Αγ. Ανδρέα όπου μόνο Ανώτατοι Αξκοί (απόστρατοι και εν ενεργεία)
έχουν δικαίωμα εισόδου στον 1ο όροφο = εξυπηρέτηση με σερβιτόρο αντί self service.
Η κατάργηση της συνδρομής τους δεν συμβαδίζει με την διατήρηση των ειδικών προνομίων. Προτείνεται η 
διατήρηση της συνδρομής καθώς εξακολουθούν να έχουν δικαίωμα χρήσης ως απόστρατοι ενώ σε μερικές 
περιπτώσεις απόστρατοι έχουν περισσότερα οφέλη από την χρήση τους από ότι οι εν ενεργεία.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:53 
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Να γίνει το ίδιο και για τους εν ενεργεία.
Να χρησιμοποιούν τις λέσχες χωρίς την καταβολή συνδρομής.
Δεν γίνεται να πληρώνουν μόνο οι εν ενεργεία και να χρησιμοποιούν δωρεάν τις λέσχες λοιποί δικαιουχοι.
Θα πρέπει να πληρώνουν συνδρομή όλοι όσοι χρησιμοποιούν τις λέσχες, σε διαφορετική περίπτωση να μην 
πληρώνει κανένας.

Άρθρο 22

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:39 

Α. Όλα τα Φαρμακεία της χώρας είναι συμβεβλημένα με τον ΕΟΠΥΥ μέσω του Πανελλήνιου Φαρμακευτικού 
Συλλόγου.
Β. Ούτως ή άλλως προβλέπεται εκ της νομοθεσίας η σύναψη τόσο συλλογικών όσο και ατομικών συμβάσεων.

Σύμφωνα με τα παραπάνω το συγκεκριμένο άρθρο δεν δίνει λύση σε κάτι δεδομένου ότι ούτως ή άλλως όποιο 
φαρμακείο ή φαρμακευτικός σύλλογος επιθυμεί συνάπτει σύμβαση με το ΓΕΕΘΑ. Το πρόβλημα είναι με τους 
συλλόγους που δεν επιθυμούν να συνάψουν σύμβαση όπως ο Φαρμακευτικός Σύλλογος Αττικής.

Διερωτώμαι μήπως το άρθρο αφορά τα φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ (για τα φάρμακα υψηλού κόστους και άλλα 
ειδικά φάρμακα) όπως φαίνεται και από τον τίτλο του άρθρου (Παροχή υπηρεσιών υγείας στα στελέχη των 
Ενόπλων Δυνάμεων και στα μέλη των οικογενειών τους από τον Ε.Ο.Π.Υ.Υ) και όχι τα φαρμακεία τα 
συμβεβλημένα με τον ΕΟΠΥΥ. Αυτό όντως θα ήταν μια σημαντική λύση στο μεγάλο πρόβλημα που προκύπτει 
για αυτά τα φάρμακα καθώς κάποια από αυτά δεν χορηγούνται από ιδιωτικά φαρμακεία και είναι δύσκολο να 
τα λάβουν ασθενείς ειδικά στην περιφέρεια και στις απομακρυσμένες περιοχές μακριά από Στρατιωτικά 
Νοσοκομεία και Στρατιωτικά Φαρμακεία.

Επιπλέον πραγματική βοήθεια θα ήταν η δυνατότητα παροχής υπηρεσιών υγείας στα στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων και στα μέλη των οικογενειών τους από το σύνολο των συμβεβλημένων με τον Ε.Ο.Π.Υ.Υ. παρόχων 
(φαρμακεία, εργαστήρια, κλινικές κτλ) σύμφωνα με τα διαλαμβανόμενα όμως στο ΠΔ 432/83 ως αυτό ακόμη 
ισχύει και δεν έχει καταργηθεί ή τροποποιηθεί. Αυτό θα έδινε την δυνατότητα εξυπηρέτησης των δικαιούχων 
και από άλλους παρόχους όπως τα ιδιωτικά νοσοκομεία (για όπου προβλέπεται) τα συμβεβλημένα με τον 
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. πιθανόν δίχως την ανάγκη υπογραφής επιμέρους σύμβασης με το ΓΕΕΘΑ (πρέπει να ελεγχθεί νομικά
καθώς με βάση το ΠΔ 432/83 υπεύθυνο για τις συμβάσεις είναι το ΓΕΣ).

Τέλος και σε συνέχεια του προηγούμενου κάποια λύση στα προβλήματα υγειονομικής περίθαλψης θα έδινε η 
προσθήκη στο συγκεκριμένο άρθρο της δυνατότητας αποζημίωσης των συμβεβλημένων με τον Ε.Ο.Π.Υ.Υ. 
παρόχων με βάση τα ισχύοντα για τον Ε.Ο.Π.Υ.Υ. (αξίες, ποσότητες, περιορισμοί) και ειδικότερα για αυτά για 
τα οποία δεν υπάρχει σαφής πρόβλεψη στο ΠΔ 432/83 (νέες συσκευές και τεχνολογίες, νέες εξετάσεις, νέες 
παροχές κτλ).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:20 

Το υπόψη άρθρο για να έχει ουσιαστικό αποτέλεσμα στην πράξη, πρέπει να συνοδευτεί άμεσα, από αντίστοιχες
ενέργειες στο ηλεκτρονικό/πληροφοριακό σύστημα των φαρμακείων, ώστε οταν εκτελόυνται συνταγές 
ασφαλισμένων του ΥΠΕΘΑ να μην εμποδίζεται με διάφορα μηνύματα η ολοκλήρωσή τους, όπως γίνεται έως 
τώρα!

 25 Δεκεμβρίου 2022, 03:48 

Η ΠΟΜΕΝΣ ο θεσμικός εκπρόσωπος όλων των εν ενεργεία στρατιωτικών, συμφωνεί με το άρθρο 22 που είναι 
ακόμα μία δικαίωση των θέσεων της Ομοσπονδίας https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1850-1, αλλά 
θα πρέπει να ΔΙΑΓΡΑΦΕΊ η λέξη δύναται. Μελετάτε τις επιστολές της Ομοσπονδίας με την δέουσα προσοχή.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:28 

Προς τη σωστή κατεύθυνση είναι η ρύθμιση αυτή. Πρέπει όμως το Υπουργείο να δει σοβαρά και το θέμα την 
ιατρικής περίθαλψης των εν ενεργεία στελεχών του. Μας υποχρεώνουν να μεταβαίνουμε σε στρατιωτικά 
νοσοκομεία για να μας γράφουν στρατιωτικοί γιατροί φάρμακα ή εξετάσεις. Και αυτό μόνο με παραπεμπτικό 
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από τη Μονάδα μας! Δεν θα πρέπει κάποια στιγμή να αποκτήσουμε το δικαίωμα να επιλέγουμε τον γιατρό μας; 
Γιατί πρέπει απαραίτητα να είναι στρατιωτικός ιατρός; Γιατί να μην μπορούμε να κάνουμε εξετάσεις σε ιδιωτικά
διαγνωστικά κέντρα, όπως όλοι οι εργαζόμενοι στον δημόσιο τομέα; Για μία μαγνητική μπορεί να περιμένουμε 
μήνες, ότα την ίδια στιγμή ένας δημόσιος υπάλληλος μπορεί να την κάνει μέσα σε λίγες ημέρες. Πρέπει κάποια 
στιγμή το Υπουργείο να ασχοληθεί σοβαρά με τα θέματα αυτά.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:13 

Δεν θα έπρεπε να είναι υποχρεωτικό; Γιατί ένα φαρμακείο πρέπει να συνάψει σύμβαση με ΕΟΠΥΥ ή ΥΕΘΑ; Δεν 
θα έπρεπε να είναι υποχρέωση ενός Φαρμακείου να χορηγεί συνταγογραφούμενα φάρμακα; Και ταυτόχρονα 
υποχρέωση της Πολιτείας να καλύπτει τα αντίστοιχα κόστη; Έχει γίνει αντίστοιχη νομοθετική ρύθμιση σε 
επίπεδο Υπουργείου Υγείας;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:47

Πολύ σωστό το άρθρο..

Είναι αμεση ανάγκη να μπορούνε τα μέλη της οικογένειας των στρατιωτικών να εκτελούν συνταγές σε 
οποιοδήποτε φαρμακειο αλλά και σε οποιοδήποτε γιατρο και ιατρείο του εοπυ

Δεν ζούμε όλοι στην Αθήνα και στην Θεσσαλονίκη όπου υπάρχει πληθώρα φαρμακείων και ιατρών, υπάρχει και
ή επαρχία με τα χωριά και τις κωμοπόλεις με ελάχιστα φαρμακεία και ιατρεία και πρέπει να κάνουμε πολλά 
χιλιόμετρα για φαρμακείο η ιατρό πού υποστηρίζει το ταμείο και η ασφαλεια..

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:19 

ΑΝΑΚΑΛΕΙΤΑΙ Η ΑΔΕΙΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΚΑΘΕ ΦΑΡΜΑΚΕΙΟΥ ΠΟΥ ΛΕΙΤΟΥΡΓΕΙ ΕΝΤΟΣ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΕΠΙΚΡΑΤΕΙΑΣ, 
ΕΑΝ ΔΕΝ ΣΥΝΑΨΕΙ ΣΥΜΒΑΣΗ ΜΕ ΤΟ ΥΠΕΘΑ, ΜΕΧΡΙ ΤΟ ΤΕΛΟΣ ΤΟΥ Α’ ΕΞΑΜΗΝΟΥ ΤΟΥ 2023. ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ 
ΝΑ ΜΟΡΦΩΝΕΤΑΙ ΚΑΙ ΝΑ ΒΙΟΠΟΡΙΖΕΤΑΙ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ Ο ΚΑΘΕ ΕΛΛΗΝΑΣ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΟΣ ΧΑΡΗ ΣΤΗΝ ΥΠΑΡΞΗ 
ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΚΑΙ ΝΑ ΜΗΝ ΕΚΤΕΛΕΙ ΣΥΝΤΑΓΕΣ ΣΕ ΑΥΤΟΥΣ ΠΟΥ ΟΦΕΙΛΕΙ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΤΟΥ ΤΗΝ 
ΥΠΑΡΞΗ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:30 

Προς τη σωστή κατεύθυνση είναι αυτό το άρθρο!!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:05 

Καιρός ήτανε αλλά πρέπει να εξετάσετε και την ιατρική κάλυψη και των στελεχών και των μελών της 
οικογένειας από τον ΕΟΠΥΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:33 

Αποφάσεις του ΣτΕ δεν αντιλαμβάνομαι γιατί δεν εφαρμόζονται.

Άρθρο 23

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:49 
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Παπαδόπουλος Δημήτριος
(Αστυνομικός εν αποστρατεία μετά από εφαρμογή της παρ. 6 του Άρθρου 24, από τραυματισμό που επήλθε 
κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και Ένεκα αυτής ως παθών στο καθήκον)

Το σχέδιο νόμου το οποίο καταθέσατε σε δημόσια διαβούλευση με ΘΕΜΑ «ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ 
ΑΔΕΙΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ» αφορά και το σύνολο του αστυνομικού προσωπικού που 
υπηρετεί καθημερινά στο δρόμο αντιμετωπίζοντας την βαριά εγκληματικότητα με κίνδυνο της σωματικής τους 
ακεραιότητας.
Με το άρθρο 2 του Ν. 4609 / 2019, είχε αντικαταστηθηκε η παρ. 6 του Ν.Δ. 1400/1973, δίνοντας το δικαίωμα 
στο ενστολο προσωπικό που κρίνεται ανίκανο για την Στρατιωτική (ή Αστυνομική) υπηρεσία να παραμένει στο 
σώμα σε θέση υπηρεσίας γραφείου μετά από το αίτηση στον Ανώτατο κατά κλάδο Συμβούλιο το οποίο και 
όφειλε να την δεχτεί. Με το παρόν σχέδιο νόμου, επαναφέρετε τις διατάξεις του Άρθρου 24 του Χουντικου 
διατάγματος που ψηφίστηκε εοι Γεωργίου Παπαδόπουλου, σύμφωνα με τις οποίες οι Υγειονομικές επιτροπές 
μπορούν να κρίνουν το προσωπικό Αποστρατευτεο ακόμα και αν το τραύμα τους έχει ιαθει, γυρίζοντας το 
καθεστώς των Ενόπλων Δυνάμεων και Σωμάτων Ασφαλείας σε προ 50ετιας εποχές που το κράτος είχε για 
χρόνια αφήσει πίσω την μαύρη Περίοδο.
Το άρθρο 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που προσπαθείτε να επαναφέρετε με το παρόν σχέδιο νόμου, είναι ΕΝΑΝΤΙΑ 
στον ενστολο και δεν μέριμνα για την σωματική και ψυχική υγεία των Στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων και 
Σωμάτων Ασφαλείας, αλλά επιδιώκει τόσο στην σωματική, ψυχική, ηθική όσο και οικονομική εξόντωση αυτών 
που Υπηρέτησαν με ΑΥΤΑΠΑΡΝΗΣΗ και ζήλο το ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΡΑΤΟΣ, πάντα στη πρώτη γραμμή της 
Εγκληματικότητας για την υπεράσπιση των Συνόρων, της ζωής και της περιουσίας των Ελλήνων Πολιτών!
ΓΙΑ ΠΟΙΑ ΜΕΡΙΜΝΑ ΑΝΑΦΕΡΕΣΤΕ ΣΤΟ ΣΧΕΔΙΟ ΝΟΜΟΥ, ΟΤΑΝ ΠΑΘΩΝΤΕΣ ΣΕ ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΕΧΟΥΝ ΚΡΙΘΕΙ ΔΥΣΜΕΝΗ ΑΠΟ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ;;;
Είναι ντροπή να επαναφέρετε Χουντικες Διατάξεις που γυρνάνε την χώρα πολλά χρόνια πίσω, προκαλώντας 
την σωματική, ψυχική, ηθική και οικονομική εξόντωση των Στελεχών – Αξιωματικών που Υπηρέτησαν για 
πολλά χρόνια το Ελληνικό Κράτος.
Με απέλυσαν με εννιά έτη μαχιμης Υπηρεσίας στο ΔΡΟΜΟ, με πλήθος ενόπλων περιστατικών και συμπλοκων.
Μετά την απόλυση μου η αρμόδια υπηρεσία του Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας έκρινε ότι δεν δικαιούμαι 
αποζημίωση, διότι δεν είχα συμπληρώσει 15 έτη πραγματική υπηρεσία, η Δ.Υ.Π.Α. (π. ΟΑΕΔ) απέρριψε αίτημα 
μου για επιδότηση ανεργίας διότι όπως αναφέρουν σε επίσημο έγγραφο, ως Αστυνομικός δεν είχα εξαρτημένη 
σχέση εργασίας (παρότι κάθε μήνα με επιβαρυναν με εισφορά υπέρ ανέργων) , το εφάπαξ οικονομικό βοήθημα
από το Τ.Α.Π.Α.Σ.Α. (Ταμείο Αστυνομικών – Πυροσβεστων) δεν μου χορηγήθηκε ποτέ γιατί όπως ανέφεραν σε 
επίσημο έγγραφο – Απόφαση που μου απέστειλαν ηλεκτρονικά, δεν έχει επέλθει ασφαλιστικό κίνδυνος λόγω 
της μικρής ηλικίας μου, δεν μου χορηγήθηκε επιστροφή εισφορών από το επικουρικό ταμείο ασφάλισης 
(ΕΤΕΑΕΠ) για τον ίδιο λόγο, το Μετοχικό ταμείο Στράτου αρνήθηκε να μου επιστρέψει τις εισφορές με την 
αιτιολογία ότι δεν επιστρέφει πόσα και το τοπικό ΕΦΚΑ της περιοχής μου, μου επέδωσε ΑΠΟΡΡΙΠΤΙΚΗ 
ΑΠΟΦΑΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ. Εν μέσω ολικής απαγόρευσης κυκλοφορίας για την πανδημία (Νοέμβριος 2020) 
με είχαν ήδη απολύσει χωρίς εισόδημα, με διακοπή μισθοδοσίας, χωρίς Υγειονομική Περίθαλψη και χωρίς να 
έχω στέγη να μείνω.
Έμεινα ένα χρόνο χωρίς ΣΤΕΓΗ επειδή ακριβώς δεν αθέτησα τον Όρκο που έδωσα προς το Ελληνικό Κράτος, 
εβρισκοκενος πάντα στην πρώτη γραμμή της εγκληματικότητας με πλήθος ηθικών αμοιβών και προτάσεις για 
παράσημα πριν επέλθει η αποστρατεία. Όλα όσα περνάω τα τελευταία τρία χρόνια δεν αναπληρώνονται με 
κανέναν τρόπο. Είναι η ανταπόδοση του Ελληνικού Κράτους, σε έναν Μάχιμο Αστυνομικό και πρώην ΛΟΧΙΑ των 
Ειδικών Δυνάμεων Καταδρομών με θητεία στο Εξωτερικό με διακρίσεις και μετάλλια! Με τραυματησαν κατά την
εκτέλεση του καθήκοντος και για τρία χρόνια διαβιώνω σε άθλιες συνθήκες, επειδή η Υγειονομική Επιτροπή της
ΕΛΑΣ, εφάρμοσε σε βάρος μου το Άρθρο 24 του Ν.Δ. 1400 /1973 το οποίο αναφέρετε ως Μέριμνα ΥΠΕΡ του 
Προσωπικού και θέλετε να επαναφέρετε.
Ποια ακριβώς είναι η Μέριμνα ΥΠΕΡ του Προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων και κατά συνέπεια του 
Προσωπικού της Ελληνικής Αστυνομίας, με το να δίνετε το δικαίωμα στις αρμόδιες Υγειονομικές Επιτροπές να 
κρίνουν τους Αστυνομικούς και το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων αντίστοιχα, ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ, πόσο 
μάλλον όταν τους τραυματησαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας, υπερασπιζομενοι την ΕΝΟΜΗ 
ΤΑΞΗ;
Αρχικά θα ήθελα να σας αναφέρω ότι με την παρ. 6 του Άρθρου 24 του Ν.Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε με το
σχέδιο νόμου, με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΑΝ αυτεπαγγελτα από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας, από τραύμα που 
προήλθε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και ένεκα αυτής χωρίς δικαίωμα σύνταξης και χωρίς 
Υγειονομική Περίθαλψη. Με τραυματησαν στο καθήκον κατά τη μετάβαση σε σήμα που μου είχε δώσει το 
Κέντρο της Άμεσης Δράσης για ληστεία σε γνωστό σουπερμάρκετ.
Με το σχέδιο Νόμου που καταθέσατε δίνεται το δικαίωμα στις Υγειονομικές Επιτροπές να αποστρατευσουν το 
Στρατιωτικό ή Αστυνομικό προσωπικό που υπηρέτησε το Ελληνικό Κράτος επειδή τυγχάνει κάποιας σωματικής 
ανικανότητας ποσό δε μάλλον όταν τον τραυματησαν στο καθήκον.
Αναφερόμενος στο παρόν σχέδιο Νόμου, σε ότι αφορά το προσωπικό της Ελληνικής Αστυνομίας, παραβιάζεται 
η Ισότητα στην εργασία για λόγους αναπηρίας ή μακροχρόνιας πάθησης όπως αυτό αναφέρετε σε Ευρωπαϊκή 
οδηγία που ενσωματώθηκε στο Ν. 4443/2016. Παραβιάζονται τα θεμελιώδη δικαιώματα του Συνταγματικου 
Δικαίου για το δικαίωμα στην Εργασία. Με υπαιτιοτητα της Ελληνικής Αστυνομίας με τραυματησαν και η 
Υγειονομική Επιτροπή με κατέστησε ΑΝΙΚΑΝΟ! για εργασία!
Με αποστρατευσαν από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας στα 31 μου έτη επειδή με τραυματησαν κατά την 
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εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής!
Με το νέο ασφαλιστικό νομοσχέδιο που ψηφίστηκε με το πρώτο μνημόνιο, καταργήθηκε ο φορέας κυρίας 
σύνταξης του Δημοσιου Τομέα για όσους εντάσσονται με οποιονδήποτε τροπο στο Δημόσιο από την 01-01-2011.
Έτσι με το Ν. 3865/2010 οι Υπαστυνομοι, Ανθυπολοχαγοι, Αστυφύλακες, Αρχιλοχιες και το κατώτερο 
αστυνομικό και στρατιωτικό προσωπικό που εισάγονται – κατατάσσονται από την 01.01.2011 και έπειτα, στο 
σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας και στις Ένοπλες Δυνάμεις αντίστοιχα, υπάγονται αυτοδικαίως στον κλάδο 
κύριας σύνταξης του πρώην ΙΚΑ-ΕΤΑΜ (ΕΦΚΑ) και υπηρετούν με σχέση εργασίας ως Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού
Δικαίου (Ν.Π.Ι.Δ.). Αυτό σημαίνει ότι οι γνωματεύσεις των Ανωτάτων Υγειονομικών Επιτροπών της Ελληνικής 
Αστυνομίας και του Στρατού ξηράς, δεν έχουν καμία ισχύ για την συνταξιοδοτηση των παθόντων κατά την 
εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
ΕΤΣΙ όσοι κατέστησαν ΑΝΙΚΑΝΟΙ για υπηρεσία ΔΕΝ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΟΥΝΤΑΙ από το Γενικό Λογιστήριο του 
Κράτους, ΑΛΛΑ από το τοπικό ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό Υποκατάστημα ΕΦΚΑ πλέον) της περιοχής διαμονής του εν 
αποστρατεία Στελέχους και ΜΟΝΟ ΑΝ ΑΥΤΟΙ ΚΡΙΘΟΥΝ ΑΝΙΚΑΝΟΙ ΓΙΑ ΕΡΓΑΣΙΑ ΑΠΟ ΤΑ ΚΕΠΑ. Σε περίπτωση που 
κριθούν ΙΚΑΝΟΙ για εργασία από τα ΚΕΠΑ χάνουν κάθε δικαίωμα προσφυγής στο Διοικητικό Εφετείο με Αίτηση 
Ακύρωσης (λόγω παρέλευσης της προθεσμίας των 60 ημερών από την έκδοση της διοικητικης πράξης 
αποστρατείας. Η παραπομπή στο τοπικο ΚΕΠΑ του εν αποστρατεία στελέχους, που η εισαγωγή του έγινε μετά 
την 01.01.2011, γίνεται μετά από τουλάχιστον ένα έτος από την αποστρατεία του και έξω είναι πλέον Πολίτης. 
Με την παρέλευση των 60 ημερών από την έκδοση της αποστρατείας, δεν έχει δικαίωμα προσφυγής ακόμα και 
αν το ΚΕΠΑ τον κρίνει ΙΚΑΝΟ για εργασία). Η δε κρίση σωματικής Ικανότητας για εργασία γίνεται αποκλειστικά 
και μόνο από το ΚΕΠΑ της περιοχής διαμονής του πρώην αστυνομικου ή στρατιωτικού μετά την ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΗ 
ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ.
Οι υπηρεσιακες γνωματεύσεις των αρμοδίων Υγειονομικών Επιτροπών που κρίνουν το ενστολο προσωπικό 
ΑΝΙΚΑΝΟ για υπηρεσία δεν έχουν ΚΑΜΙΑ ΙΣΧΥ στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) του ΕΦΚΑ. Όταν 
εξετάστηκα από το ΚΕΠΑ μου ανέφεραν ότι δεν τους αφορούν οι γνωματεύσεις των Υγειονομικών Επιτροπών 
της Αστυνομίας, ότι είναι ανεξάρτητη Επιτροπή Πιστοποίηση Αναπηρίας και ότι δεν επιθυμούν να τους 
προσκομίσω Υπηρεσιακες Γνωματεύσεις. Η εξέταση πραγματοποιήθηκε για τη διαπίστωση η μη της βλάβης από
Εργατικό ατύχημα ως ιδιωτικός υπάλληλος ΚΑΙ ΟΧΙ ΑΠΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ ΩΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΣ.
Αποτέλεσμα αυτού να αποστρατευονται στρατιωτικοί και αστυνόμοι από τις Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές 
λόγω Ανικανότητας για υπηρεσία και τα ΚΕΠΑ να τους κρίνουν Ικανούς για εργασία όπως ΕΚΡΙΝΑΝ ΕΜΕΝΑ τον 
Ιούλιο του 2022.
Ο τραυματισμός κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, μεταφράζεται στο ΙΚΑ – ΕΤΑΜ ως
ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ και ο ενστολος τυγχάνει μεταχείρισης ως ιδιωτικός υπάλληλος και όχι ως ενστολος που 
κρίθηκε παθών κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας. ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΙΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΑΘΩΝΤΕΣ ΚΑΤΑ ΤΗΝ 
ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΥΠΗΡΕΤΩΝΤΑΣ ΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΡΑΤΟΣ ΝΑ ΤΟΥΣ ΠΕΤΑΝΕ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ. Με
δικαστικές αποφάσεις κρίθηκε ότι για τον τραυματισμό μου είναι υπαίτιο το Ελληνικό κράτος και η Ελληνική 
Αστυνομία. Για τρία διαβιώνω χωρίς εισόδημα εξαιτίας των γνωματεύσεων των Υγειονομικών Επιτροπών που 
εφάρμοσαν τις παρ. 6 και 8 του άρθρου 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε στο σχέδιο νόμου.
Με αποστράτευσε η Αναθεωρητική Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ επικαλούμενη το άρθρο 24 του Ν.Δ. 
1400/1973 που επαναφέρετε με το παρών σχέδιο νόμου διατάξεις οι οποίες είχαν καταργηθεί με το άρθρο 2 του
Ν. 4609/2019.
Μετά την αποστρατεία μου λόγω τραυματισμού κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 
έγιναν αυτεπαγγελτα από την Ελληνική Αστυνομία (Διεύθυνση Οικονομικής Επιθεώρησης /Τμήμα Συντάξεων) 
διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 31! μου έτη. Λόγω εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το 
έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η γνωμάτευση της Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ –
ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με ΕΚΡΙΝΕ
ΓΙΑ ΕΡΓΑΤΙΚΟ και όχι ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την αιτιολογία
ότι ο εξεταζόμενος δεν παρουσιάζει ποσοστό Αναπηρίας.
ΕΙΜΑΙ Ο ΠΡΩΤΟΣ ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΕ ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΑ ΣΕ ΑΙΤΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ΜΕ ΤΟ ΝΕΟ 
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ 2010 ( Άρθρο 2, Ν. 3865/2010) ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΩΗΝ ΙΚΑ – ΕΤΑΜ.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε ΑΝΙΚΑΝΟ ΓΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ και ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ ΑΛΛΑ το ΚΕΠΑ ΜΕ έκρινε ΙΚΑΝΟ 
ΓΙΑ ΕΡΓΑΣΙΑ. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα, χωρίς Υγειονομική Περίθαλψη και για 
ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ.
Η Αίτηση ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ήταν απορριπτική με αιτιολογία ότι δεν έχω ποσοστό αναπηρίας.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 6 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που θέλετε επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς.
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούς (επίσημα στοιχεία σε ημερίδα υγειονομικών 
αστυνομικων) ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από την ίδρυση του σώματος. Να επισημάνω ότι η 
υπηρεσία διανύει τον δωδέκατο (12) χρόνο από την ίδρυση της. Παρόλα αυτά μετράμε τους περισσότερους 
νεκρούς κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ.
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Η κατάργηση των παρ. 7 & 8 του Άρθρου 24 και η μη αντικατάσταση των παρ. 1 & 6 του ίδιου άρθρου περί 
αυτεπαγγελτης αποστρατείας, που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει η κυβέρνηση ως
ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είναι παρόν όλο το 24ωρο για τη 
διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας, γνωρίζοντας πριν φύγουν για βάρδια από το ΣΠΙΤΙ ΤΟΥΣ 
ότι μπορεί να ΜΗΝ ΞΑΝΑΓΥΡΙΣΟΥΝ ΠΙΣΩ! Μην αφήνεται στο ΕΛΕΟΣ στρατιωτικούς και αστυνομικούς που τους 
τραυμάτησαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας, ούτε αυτούς που πάσχουν από ανιατες ασθενειες… 
Είναι το λιγότερο που μπορείτε να κάνετε ως ένδειξη σεβασμού για όσα ΠΡΟΣΦΕΡΟΥΝ ΔΙΑΧΡΟΝΙΚΑ ΤΑ ΣΤΕΛΕΧΗ
ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΚΑΙ ΣΩΜΑΤΩΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ.
Στη διάθεσή σας εφόσον επιθυμείτε να σας παραδώσω Δικαστικές Αποφάσεις από Πολιτικά Δικαστήρια, 
Διοικητικό Εφετείο, Τριμελές Δικαστικό Συμβούλιο , Πορίσματα Ανεξάρτητων Αρχών του Ελληνικού Κράτους, 
Ε.Δ.Ε , Αποφάσεις, Απορριπτική απόφαση Συνταξιοδοτησης, Γνωματεύσεις από ΚΕΠΑ, ΑΥΕ, ΑΘΥΕ, 
Ιατροδικατικες και Απαντήσεις από τη ΒτΕ κ. α.
Υ. Γ. : Για όσα αναφέρω παραπάνω, δύναται μετά από επικοινωνία με επίσημο φορέα ή Αρχή, να προσκομίσω 
και να καταθέσω όλα τα έγγραφα που αποδεικνύουν τη δυσμενή κρίση από το άρθρο 24 που επιθυμείτε να 
επαναφέρετε.

Υπαρχιφυλακας ε.α.
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Το σχέδιο νόμου που θέσατε σε δημόσια διαβούλευση ως «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων 
Δυνάμεων» επαναφέροντας Διατάξεις της Χούντας, γυρίζετε τη χώρα σε μαύρες περιόδους, που την έθεσαν για
μια επταετία στον πάγο.
Οι παρ. 6 και 8 του Άρθρου 24 του Ν.Δ. 1400/1973 που αναφέρετε στο παρόν σχέδιο νόμου, ψηφίστηκε τη 
μαύρη περίοδο του 1973, όταν ο Παπαδόπουλος Γεώργιος υπέγραφε μόνος τα Νομοθετικά Διατάγματα ως 
Πρωθυπουργός της Ελλάδας και ως Αντιβασιλευς και είχε σκοπό την απόλυση των αντιδικτατορικών, των 
αντιστασιακων και των «Βασιλικών» που υπηρετούσαν στις Ένοπλες Δυνάμεις και στην Ελληνική Αστυνομία. 
Όταν υπεγράφη το Νομοθετικό (Χουντικό) Διάταγμα ο τότε Βασιλευς των Ελλήνων Κωσταντίνος Β’ βρισκόταν 
εξορία στην Ιταλία.
Επαναφέρετε τις διατάξεις του Άρθρου 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που εφαρμόστηκαν με ΑΝΤΙΔΗΜΙΚΡΑΤΙΚΕΣ 
ΤΑΚΤΙΚΕΣ. Ο υπογραφών το Νομοθετικο Διαταγμα, καταδικάστηκε από τη Δικαιοσύνη το 1974 και πέρασε το 
υπόλοιπο της ζωής του σε σωφρονιστικό κατάστημα όπου και απεβίωσε. Τις διατάξεις μιας Δικτατορικης 
Κυβέρνησης, τις επαναφέρετε μετά από σχεδόν πενηντα χρόνια σε ΒΑΡΟΣ του Προσωπικού των Ενόπλων 
Δυνάμεων.
Να σας θυμήσω ότι στις 30 Ιανουαρίου 1969 η Συμβουλευτική Συνέλευση του Συμβουλίου της Ευρώπης με 92 
ψήφους καταδικαζε τη χούντα και εισηγήθηκε στην Επιτροπή των υπουργών την εκδίωξη της Ελλάδας από το 
Συμβούλιο. Ήδη από το έτος 1968, σειρά εκθέσεων του ειδικού εισηγητή του Συμβουλίου της Ευρώπης Μαξ βαν
ντερ Στουλ, αλλά και της Διεθνούς Αμνηστίας, είχε προσκομίσει σαφείς αποδείξεις ότι το καθεστώς δεν 
σεβόταν τα ανθρώπινα δικαιώματα και ότι η Ασφάλεια και η Στρατιωτική Αστυνομία είχαν διαπράξει 
βασανιστήρια και καταστρατηγούσαν την Ευρωπαϊκή Σύμβαση για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου. Η Χούντα 
τότε, βέβαιη για την καταδίκη της, έσπευσε να αποχωρήσει από το Συμβούλιο, παραδεχόμενη εμμέσως τις 
καταθέσεις του Κοροβέση και των άλλων θυμάτων της που κατόρθωσαν να φτάσουν στο βήμα του 
Στρασβούργου.
Ο τωρινός Πρωθυπουργός εκείνη την περίοδο, βρισκόταν στην εξορία. Η επαναφορά τέτοιων νομοθετικων 
διαταγμάτων που είναι αντίθετα με τα ανθρώπινα δικαιώματα, το δικαίωμα στην εργασία βάση Ευρωπαϊκής 
Οδηγίας και του Συντάγματος, είναι πρόκληση για τη Δημοκρατία και το Σύνταγμα της Ελλάδας.
Η παρ. 6 του Άρθρου 24 του Ν.Δ 1400/1973 στο σχέδιο νόμου που θέσατε σε δημόσια διαβούλευση διαβάζει:
«Αν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το τραύμα του αξιωματικού ιάθηκε, η φύση του όμως τον καθιστά 
ανίκανο για τη στρατιωτική υπηρεσία, ο αξιωματικός τίθεται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία.»
Δεδομένου ότι η κρίση των Υγειονομικών Επιτροπών είναι ΑΝΕΛΕΓΚΤΗ βάσει Νόμου, τούτο σημαίνει ότι η 
αρμόδια Υγειονομική Επιτροπή μπορεί να αποστρατευει οποιονδήποτε κρίνει ότι είναι ανίκανος για στρατιωτική
υπηρεσία, τακτικές οι οποίες εφαρμοζόταν την περίοδο 1967 – 1973 επί Δικτατορίας, μια περίοδο που η Ελλάδα
προσπαθεί ακόμα να κλείσει της πληγές της.
Αν ο σκοπός της κυβέρνησης είναι η αποστρατεία του Προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων και της Ελληνικής 
Αστυνομίας με την εφαρμογή του παρόντος σχέδιου νόμου, τότε τα ΚΑΤΑΦΕΡΕ να μειωθεί στο άμεσο μέλλον η 
δύναμη των Ενόπλων Δυνάμεων και Σωμάτων Ασφαλείας. Αφήστε στο ΕΛΕΟΣ έναν 30χρονο Στρατιωτικό ή 
αστυνομικό που θα τύχει να πάσχει από κάποιο ανίατο νόσημα ή πάθηση.
Ειναι ντροπή να διώχνετε έναν ενστολο με προβλήματα υγείας, πόσο μάλλον αν αυτά προέρχονται κατά την 
εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας.
Η παρ. 6 και 8 του Ν.Δ. 1400/ 1973 δεν αποτελεί Μέριμνα υπέρ του Προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων αλλά 
ΚΑΤΑΠΑΤΗΣΗ ΤΩΝ ΑΝΘΡΩΠΙΝΩΝ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΩΝ, των παθόντων κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και
όσων κατά τον υπηρεσιακο τους βίος, τυγχάνει να πάσχουν από ανιατα νοσήματα ή παθήσεις. Παθήσεις οι 
οποίες μπορεί να έχουν άμεση σχέση με το Σώμα που υπηρετούν.
ΜΕΡΙΜΝΑ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΕΙΝΑΙ ΝαΑ ΣΕΒΕΣΤΕ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΠΟΥ ΑΠΟΤΕΛΕΙ 
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ΤΟΝ ΠΥΡΙΝΑ ΤΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ ΚΑΙ ΟΧΙ ΝΑ ΕΠΙΤΡΈΠΕΤΕ ΣΤΙΣ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΝΑ ΚΡΙΝΟΥΝ ΜΕ
ΔΥΣΜΕΝΗ ΚΡΙΣΗ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ.
Τέτοια Νομοθετικά Διατάγματα υπηρετούσαν σκοπιμότητες της Δικτατορικης Κυβέρνησης, όταν σύσσωμο το 
Ευρωπαϊκό Συμβούλιο τα καταδικαζε.
ΜΗΝ ΓΥΡΙΣΕΤΕ ΤΟ ΚΑΘΕΣΤΟΣ ΤΟΥ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΠΕΝΗΝΤΑ ΧΡΟΝΙΑ ΠΙΣΩ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:13 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ Εθνικής Άμυνας,

Είμαι Αξιωματικός των Ειδικών Καταστάσεων (Ελαφράς Υπηρεσίας) από το 2015, ενώ η κατάσταση της υγείας 
μου επανακρίθηκε από την ΑΣΥΕ το 2019.
Φέτος συμπλήρωσα 35 έτη υπηρεσίας και βρίσκομαι σε φάση εξόδου από τις ΕΔ.

Αν και το αντικείμενο που πραγματεύεται η παράγραφος 1 του άρθρου 24 (διαδικασίες μετά τη λήξη της 1ης 
Μακράς Αναρρωτικής Άδειας) δε με ενδιαφέρει πλέον προσωπικά καθότι αποστρατεύομαι, οφείλω να πω ότι οι 
αλλαγές που επιφέρει στο ΝΔ 1400/1973 είναι προς τη σωστή κατεύθυνση.

ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ!!!! Αλλάζει αυτό το κουραστικό, δαπανηρό και περιττό καθεστώς του πήγαινε-έλα στην ΑΣΥΕ, το 
οποίο ταλαιπωρούσε το προσωπικό που βρισκόταν σε φάση κρίσης σωματικής ικανότητας και έπρεπε να 
μεταβεί από το Φρουραρχείο της περιοχής του στην ΑΣΥΕ και μετά πίσω στο στρατιωτικό νοσοκομείο που τον 
παρακολουθούσε και μετά πάλι στην ΑΣΥΕ, ειδικά για όσα Στελέχη υπηρετούσαν εκτός Φρουράς Αθηνών, όπως
συνέβη με εμένα 3 φορές στο παρελθόν, να κατεβαίνω από τη Θεσσαλονίκη στην Αθήνα, για να γνωματεύσει η 
ΑΣΥΕ ότι πρέπει να ξανανέβω στη Θεσσαλονίκη για να με εξετάσουν οι θεράποντες γιατροί μου, ενώ θα 
μπορούσα να πάνω από το Φρουραρχείο Θεσσαλονίκης (που με παρακολουθούσε) απευθείας στο 424 ΓΣΝΕ, 
όπως πολύ σωστά ρυθμίζει η παράγραφος 1 του εν λόγω άρθρου ότι θα ισχύει εφεξής.
Έτσι, θα αποφευχθεί άσκοπη ταλαιπωρία για το προσωπικό, ενώ η οικονομική δαπάνη σε βάρος του Δημοσίου 
θα περιοριστεί σημαντικά, αφού πρόκειται να καταργηθούν οι άσκοπες μετακινήσεις.

Σε κάθε περίπτωση και σχετικά με τις υπόλοιπες παραγράφους του άρθρου 24, πρέπει να επανεξεταστεί το 
θέμα της απόταξης Στελεχών (ΕΔ και ΕΛΑΣ) από την Υπηρεσία για λόγους υγείας ή από νόσημα ή τραύμα, που 
προήλθαν κατά την εκτέλεση καθηκόντων ή κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
Δεν είναι δυνατό Στρατιωτικός ή Αστυνομικός υπάλληλος να τραυματίζεται κατά τη διάρκεια εκτέλεσης 
διατεταγμένης υπηρεσίας (περιπολία φύλαξης των συνόρων, τραυματισμός σε επιχειρήσεις δασοπυρόσβεσης, 
τραυματισμός σε δυσμενείς καιρικές συνθήκες για μεταφορά ιδιωτών ασθενών με υπηρεσιακή μέσα κατ’ 
εφαρμογή του Σχεδίου «ΞΕΝΟΚΡΑΤΗΣ» στα σύνορα, καταδίωξη ληστών κλπ), δηλαδή την ώρα που προσφέρει 
στο κοινωνικό σύνολο με αυταπάρνηση και προσήλωση τα αγαθά της ασφάλειας και της προστασίας, οι 
Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας τους πετάει με αποστρατεία στο δρόμο, με 
προκλητικό, ιταμό και απάνθρωπο τρόπο, την ίδια στιγμή που το ΚΕΠΑ (ετέρα ισότιμη υγειονομική υπηρεσία 
του ιδίου Κράτους) να γνωματεύει ότι ο τραυματισμός είναι Εργατικό Ατύχημα, άρα μπορεί να εργαστεί στο 
Δημόσιο με το τραύμα που φέρει.

Είναι ντροπή, απανθρωπιά και έλλειψη σεβασμού σε όλους εκείνους του δημόσιους λειτουργούς που έχουν 
αναλάβει στις πλάτες τους την ασφάλεια της χώρας και την προστασία των πολιτών, η δημοκρατική πολιτεία 
να τους αντιμετωπίζει και να τους συμπεριφέρεται τόσο άπονα και τόσο αδιάφορα, επειδή κάποιοι δημόσιοι 
υπάλληλοι έτσι το σκέφτηκαν και έτσι το αποφάσισαν μέσα από τα ζεστά και γεμάτα ασφάλεια γραφεία τους, 
μη έχοντας καμιά επαφή με τη σκληρή πραγματικότητα της καθημερινότητας που βιώνουν όλοι εκείνοι που 
καθημερινά κινδυνεύει η ζωή τους για να εκτελούν ευσυνείδητα το καθήκον του προς την πατρίδα τους και 
αγνοώντας ότι οι δημόσιοι λειτουργοί που αποφασίζουν για τις τύχες των άλλων, πως πιθανή απόταξη από το 
Σώμα των Στελεχών των ΕΔ και της ΕΛΑΣ που τραυματίστηκαν εν ώρα καθήκοντος, θα αφήσει στο δρόμο, 
εκτός από τους ίδιους και την οικογένειά τους, η οποία εξαρτάται οικονομικά από αυτούς.
ΑΥΤΟ ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΟΥΤΕ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ, ΟΥΤΕ ΚΟΙΝΩΝΙΑ ΔΙΚΑΙΟΥ.
Μοιάζει με καθεστώς απαρτχάιντ και δεν τιμά μια χωρά σαν την Ελλάδα που θέλει να λέγεται ότι είναι 
δημοκρατική και κοινωνία δικαίου και ίσων ευκαιριών.
ΠΡΕΠΕΙ ΑΜΕΣΑ ΝΑ ΕΠΑΝΕΞΕΤΑΣΤΕΙ ΤΟ ΚΑΘΕΣΤΩΣ ΑΥΤΟ, ΠΡΙΝ ΑΠΟΦΑΣΙΣΤΕΙ ΚΑΙ ΨΗΦΙΣΤΕΙ ΟΤΙΔΗΠΟΤΕ.

Προσωπικά οδεύω προς την αποστρατεία με ομαλές και φυσιολογικές διαδικασίες και δεν έχω μπερδέματα με 
τέτοιες καταστάσεις.
Όμως το σωστό, το δίκαιο και το ηθικό πρέπει να λέγεται!!!

Συνάδελφοι των ΕΔ και των Σωμάτων Ασφαλείας δίνουν καθημερινά μάχη για την Εθνική Άμυνα και την 
εδαφική μας ακεραιότητα, την προάσπιση των κυριαρχικών μας δικαιωμάτων, για την ασφάλεια των Ελλήνων, 
με προσήλωση στο καθήκον, με αυταπάρνηση, με κίνδυνο της ζωής τους και με ένα φόρο τιμής αίματος συχνό 
και σκληρό στην εκτέλεση του καθήκοντος.
ΜΗΝ ΕΠΙΤΡΕΨΕΤΕ ΝΑ ΠΕΤΙΟΥΝΤΑΙ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ ΑΥΤΑ ΤΑ ΠΕΡΗΦΑΝΑ ΣΤΕΛΕΧΗ ΜΑΣ, ΠΟΥ ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΑ ΦΥΛΑΝΕ 
ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ ΚΑΙ ΞΑΓΡΥΠΝΟΥΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΤΗΣ ΧΩΡΑΣ ΚΑΙ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ!
ΕΠΑΝΕΞΕΤΑΣΗ ΤΟΥ ΖΗΤΗΜΑΤΟΣ ΠΟΥ ΕΘΙΞΑ ΠΙΟ ΠΑΝΩ, ΜΕΡΙΜΝΑ ΓΙΑ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΑΔΙΚΙΩΝ, ΔΙΑΧΩΡΙΣΜΟΣ 
ΤΗΣ ΑΠΟΤΑΞΗΣ ΑΠΟ ΤΟ ΣΩΜΑ ΑΝΑΛΟΓΩΣ ΤΩΝ ΣΥΝΘΗΚΩΝ ΤΡΑΥΜΑΤΙΣΜΟΥ (ΑΝ Ο ΤΡΑΥΜΑΤΙΣΜΟΣ ΣΥΝΕΒΗ ΚΑΤΑ
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ΤΗΝ ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ, ΝΑ ΜΗΝ ΓΙΝΕΤΑΙ ΑΠΟΤΑΞΗ ΤΟΥ ΣΤΕΛΕΧΟΥΣ ΜΕ ΒΑΣΕΙ 
ΓΝΩΜΑΤΕΥΣΗ ΤΩΝ ΑΝΩΤΑΤΩΝ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΩΝ, ΑΛΛΑ ΚΡΙΣΗ ΑΠΟ ΤΙΣ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ 
ΑΝΑΛΟΓΗ ΜΕ ΤΗΝ ΚΡΙΣΗ ΤΩΝ ΚΕΠΑ ΠΟΥ ΔΕΝ ΑΠΟΤΑΣΕΙ ΔΗΜΟΣΙΟΥΣ ΥΠΑΛΛΗΛΟΥ ΠΟΥ ΤΡΑΥΜΑΤΙΣΤΗΚΑΝ ΣΕ 
ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ, άρα ανάλογη τροποποίηση του άρθρου 6,7 και 8 του ΝΔ 1400/1973) ΚΑΙ ΔΙΟΡΘΩΣΕΙΣ
ΣΤΟ ΠΑΡΟΝ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΟΠΟΥ ΧΡΕΙΑΖΕΤΑΙ, ΑΜΕΣΑ, ΠΡΙΝ ΕΙΝΑΙ ΑΡΓΑ.

Τα καλά και τα θετικά θα τα επαινούμε, όπως το γεγονός των αλλαγών που θα επιφέρει εφεξής η παράγραφος
1 του παρόντος άρθρου.
Τα κακώς κείμενα όμως θα τα καταγγέλλουμε, θα σας τα επισημαίνουμε και θα σας προτείνουμε λύσεις και 
ρυθμίσεις, όπως για παράδειγμα όλα όσα έγραψα στο παρόν σχόλιο για την απαξιωτική απόταξη συναδέλφων 
που τραυματίστηκαν κατά την εκτέλεση του καθήκοντος και αποτάσσονται από το Σώμα απαξιωτικά και 
άκαρδα και όπως ενήργησα με το σχόλιό μου για το άρθρο 53 του παρόντος ν/σ, στο οποίο με μεγάλη μας 
απογοήτευση και προβληματισμό διαπιστώσαμε πως δεν περιλαμβάνεται ούτε αυτή τη φορά ρύθμιση για τον 
καταληκτικό βαθμό των Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας Αποφοίτων ΑΣΣΥ, παρά το γεγονός ότι η μη 
προαγωγή τους κρίθηκε από το Διοικητικό Εφετείο Αθηνών με την 1578/30-9-2021 Απόφασή του ότι αντίκειται 
στη συνταγματική αρχή της ισότητας, με το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας ωστόσο να εμμένει στην άσκηση έφεσης 
ενώπιων του ΣτΕ, για υπόθεση (βαθμολογική εξέλιξη Στελεχών των ΕΔ) που δεν εμπίπτει στην αρμοδιότητα 
εκδίκασης του ΣτΕ, καθότι δεν αφορά θέμα απόταξης ή μονιμοποίηση, ενώ εσείς ο ίδιος κύριε υπουργέ σε 
απάντησή σας σε κοινοβουλευτικό έλεγχο την 25 Απρ 22 απαντήσατε ότι μετά και την απόφαση του Διοικητικού
Εφετείου Αθηνών της 30-9-2022 που μας δικαίωσε, το ζήτημά μας εξετάζεται από τις νομικές υπηρεσίες του 
ΥΠΕΘΑ για να βρεθεί λύση.

Καλή χρονιά.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:08 

Παπαδόπουλος Δημήτριος
(Αστυνομικός εν αποστρατεία μετά από εφαρμογή της παρ. 6 του Άρθρου 24, από τραυματισμό που επήλθε 
κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και Ένεκα αυτής ως παθών στο καθήκον)
Το σχέδιο νόμου το οποίο καταθέσατε σε δημόσια διαβούλευση με ΘΕΜΑ «ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ 
ΑΔΕΙΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ» αφορά και το σύνολο του αστυνομικού προσωπικού που 
υπηρετεί καθημερινά στο δρόμο αντιμετωπίζοντας την βαριά εγκληματικότητα με κίνδυνο της σωματικής τους 
ακεραιότητας.
Με το άρθρο 2 του Ν. 4609 / 2019 αντικαταστηθηκε η παρ. 6 του Ν.Δ. 1400/1973 δίνοντας το δικαίωμα στο 
ενστολο προσωπικό που κρίνεται ανίκανο για την στρατιωτική (ή αστυνομική) υπηρεσία να παραμένει στο 
σώμα σε θέση υπηρεσίας γραφείου μετά από το αίτηση στον Ανώτατο κατά κλάδο Συμβούλιο το οποίο και 
όφειλε να την δεχτεί.
Αρχικά θα ήθελα να σας αναφέρω ότι με το Άρθρο 24 με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΑΝ αυτεπαγγελτα από το σώμα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, από τραύμα που προήλθε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Με τραυματησαν στο καθήκον κατά τη μετάβαση μου σε σήμα που μου είχε δώσει το Κέντρο της Άμεσης Δράσης
για ληστεία σε γνωστό σουπερμάρκετ.
Με το σχέδιο Νόμου που καταθέσατε δίνεται το δικαίωμα στις Υγειονομικές Επιτροπές να αποστρατευσουν το 
Στρατιωτικό ή Αστυνομικό προσωπικό που υπηρέτησε το Ελληνικό Κράτος επειδή τυγχάνει κάποιας σωματικής 
ανικανότητας ποσό δε μάλλον όταν τον τραυματησαν στο καθήκον.
Αναφερόμενος στο παρόν σχέδιο Νόμου, σε ότι αφορά το προσωπικό της Ελληνικής Αστυνομίας, παραβιάζεται 
η Ισότητα στην εργασία για λόγους αναπηρίας ή μακροχρόνιας πάθησης όπως αυτό αναφέρετε σε Ευρωπαϊκή 
οδηγία που ενσωματώθηκε στο Ν. 4443/2016. Με αποστρατευσαν από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας στα 
31 μου έτη επειδή με τραυματησαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής!
Με το νέο ασφαλιστικό νομοσχέδιο που ψηφίστηκε με το πρώτο μνημόνιο, καταργήθηκε η σύνταξη του 
Δημισιου για όσους εντάσσονται με οποιονδήποτε τροπο στο Δημόσιο από την 01-01-2011. Έτσι με το Ν. 
3865/2010 οι Υπαστυνομοι, Ανθυπολοχαγοι, Αστυφύλακες και το κατώτερο αστυνομικό και στρατιωτικό 
προσωπικό που εισάγονται – κατατάσσονται από την 01.01.2011 και έπειτα στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας
και στις Ένοπλες Δυνάμεις αντίστοιχα, υπάγονται αυτοδικαίως στον κλάδο κύριας σύνταξης του πρώην ΙΚΑ-
ΕΤΑΜ (ΕΦΚΑ) και υπηρετούν με σχέση εργασίας ως Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου (Ν.Π.Ι.Δ.). Αυτό 
σημαίνει ότι οι γνωματεύσεις των Ανωτάτων Υγειονομικών Επιτροπών της Ελληνικής Αστυνομίας και του 
Στρατού ξηράς, δεν έχουν καμία ισχύ για την συνταξιοδοτηση των παθόντων κατά την εκτέλεση διατεταγμένης 
υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Δεν συνταξιοδοτουνται όσοι κατέστησαν ΑΝΙΚΑΝΟΙ για υπηρεσία από το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους ΑΛΛΑ 
από το τοπικό ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό Υποκατάστημα ΕΦΚΑ πλέον) της περιοχής διαμονής του εν αποστρατεία 
Στελέχους. Η δε κρίση σωματικής Ικανότητας για εργασία γίνεται αποκλειστικά και μόνο από το ΚΕΠΑ της 
περιοχής διαμονής του πρώην αστυνομικου ή στρατιωτικού μετά την ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΗ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ.
Οι υπηρεσιακες γνωματεύσεις των αρμοδίων Υγειονομικών Επιτροπών που κρίνουν το ενστολο προσωπικό 
ΑΝΙΚΑΝΟ για υπηρεσία δεν έχουν καμία ισχύ στο ΚΕΠΑ. Όταν εξετάστηκα από το ΚΕΠΑ μου ανέφεραν ότι δεν 
τους αφορούν οι γνωματεύσεις των Υγειονομικών Επιτροπών της Αστυνομίας.
Αποτέλεσμα αυτού να αποστρατευονται στρατιωτικοί και αστυνόμοι από τις Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές 
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λόγω Ανικανότητας για υπηρεσία και τα ΚΕΠΑ να τους κρίνουν Ικανούς για εργασία.
Ο τραυματισμός κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, μεταφράζεται στο ΙΚΑ – ΕΤΑΜ ως
ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ και ο ενστολος τυγχάνει μεταχείρισης ως ιδιωτικός υπάλληλος και όχι ως ενστολος που 
κρίθηκε παθών κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας. ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΙΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΑΘΩΝΤΕΣ ΚΑΤΑ ΤΗΝ 
ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΣΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΡΑΤΟΣ ΝΑ ΤΟΥΣ ΠΕΤΑΝΕ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ. Με δικαστικές 
αποφάσεις κρίθηκε ότι για τον τραυματισμό μου είναι υπαίτιο το Ελληνικό κράτος και η Ελληνική Αστυνομία. 
Για τρία διαβιώνω χωρίς εισόδημα εξαιτίας των γνωματεύσεων των Υγειονομικών Επιτροπών που εφάρμοσαν 
τις παρ. 6 και 8 του άρθρου 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε στο σχέδιο νόμου.Με αποστράτευσε η 
Αναθεωρητική Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ επικαλούμενη το άρθρο 24 του Ν.Δ. 1400/1973 που 
επαναφέρετε με το παρών σχέδιο νόμου διατάξεις οι οποίες είχαν καταργηθεί με το άρθρο 2 του Ν. 4609/2019.
Μετά την αποστρατεία μου λόγω τραυματισμού κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 
έγιναν αυτεπαγγελτα από την Ελληνική Αστυνομία (Διεύθυνση Οικονομικής Επιθεώρησης /Τμήμα Συντάξεων) 
διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 31! μου έτη. Λόγω εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το 
έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η γνωμάτευση της Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ –
ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με έκρινε 
για εργατικό ατύχημα και όχι υπηρεσιακο ατύχημα, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την 
αιτιολογία ότι δεν πιστοποιεί ποσοστό Αναπηρίας.
ΕΙΜΑΙ Ο ΠΡΩΤΟΣ ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΕ ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΑ ΣΕ ΑΙΤΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ΜΕ ΤΟ ΝΕΟ 
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ 2010 ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΩΗΝ ΙΚΑ – ΕΤΑΜ.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε ΑΝΙΚΑΝΟ ΓΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ και ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ ΑΛΛΑ το ΚΕΠΑ έκρινε ΙΚΑΝΟ ΓΙΑ
ΕΡΓΑΣΙΑ. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα και για ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ.
Η Αίτηση ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ήταν απορριπτική με αιτιολογία ότι δεν έχω ποσοστό αναπηρίας.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 6 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που θέλετε επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς.
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούς (επίσημα στοιχεία σε ημερίδα υγειονομικών 
αστυνομικων) ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από την ίδρυση του σώματος. Να επισημάνω ότι η 
υπηρεσία διανύει τον δωδέκατο (12) χρόνο από την ίδρυση της. Παρόλα αυτά μετράμε τους περισσότερους 
νεκρούς κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ.
Η κατάργηση των παρ. 7 & 8 του Άρθρου 24 και η μη αντικατάσταση των παρ. 1 & 6 του ίδιου άρθρου περί 
αυτεπαγγελτης αποστρατείας, που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει η κυβέρνηση ως
ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είναι παρόν όλο το 24ωρο για τη 
διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας! Μην αφήνεται στο ΕΛΕΟΣ στρατιωτικούς και αστυνομικούς 
που τραυματιστηκαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας… Είναι το λιγότερο που μπορείτε να κάνετε 
ως ένδειξη σεβασμού.
Στη διάθεσή σας εφόσον επιθυμείτε να σας παραδώσω Δικαστικές Αποφάσεις, Πορίσματα Ανεξάρτητων Αρχών 
του Ελληνικού Κράτους, Ε.Δ.Ε , Αποφάσεις, Γνωματεύσεις και Απαντήσεις από τη ΒτΕ.
Υπαρχιφυλακας ε.α.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Με την παράγραφο 8 του άρθρου 23 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ.

Το σχέδιο νόμου το οποίο καταθέσατε σε δημόσια διαβούλευση με ΘΕΜΑ «ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ 
ΑΔΕΙΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ» αφορά και το σύνολο του αστυνομικού προσωπικού που 
υπηρετεί καθημερινά στο δρόμο αντιμετωπίζοντας την βαριά εγκληματικότητα με κίνδυνο της σωματικής τους 
ακεραιότητας.
Με το άρθρο 2 του Ν. 4609 / 2019 αντικαταστηθηκε η παρ. 6 του Ν.Δ. 1400/1973 δίνοντας το δικαίωμα στο 
ενστολο προσωπικό που κρίνεται ανίκανο για την στρατιωτική (ή αστυνομική) υπηρεσία να παραμένει στο 
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σώμα σε θέση υπηρεσίας γραφείου μετά από το αίτηση στον Ανώτατο κατά κλάδο Συμβούλιο το οποίο και 
όφειλε να την δεχτεί.
Αρχικά θα ήθελα να σας αναφέρω ότι με το Άρθρο 24 με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΑΝ αυτεπαγγελτα από το σώμα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, από τραύμα που προήλθε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Με τραυματησαν στο καθήκον κατά τη μετάβαση μου σε σήμα που μου είχε δώσει το Κέντρο της Άμεσης Δράσης
για ληστεία σε γνωστό σουπερμάρκετ.
Με το σχέδιο Νόμου που καταθέσατε δίνεται το δικαίωμα στις Υγειονομικές Επιτροπές να αποστρατευσουν το 
Στρατιωτικό ή Αστυνομικό προσωπικό που υπηρέτησε το Ελληνικό Κράτος επειδή τυγχάνει κάποιας σωματικής 
ανικανότητας ποσό δε μάλλον όταν τον τραυματησαν στο καθήκον.
Αναφερόμενος στο παρόν σχέδιο Νόμου, σε ότι αφορά το προσωπικό της Ελληνικής Αστυνομίας, παραβιάζεται 
η Ισότητα στην εργασία για λόγους αναπηρίας ή μακροχρόνιας πάθησης όπως αυτό αναφέρετε σε Ευρωπαϊκή 
οδηγία που ενσωματώθηκε στο Ν. 4443/2016. Με αποστρατευσαν από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας στα 
31 μου έτη επειδή με τραυματησαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής!
Με το νέο ασφαλιστικό νομοσχέδιο που ψηφίστηκε με το πρώτο μνημόνιο, καταργήθηκε η σύνταξη του 
Δημισιου για όσους εντάσσονται με οποιονδήποτε τροπο στο Δημόσιο από την 01-01-2011. Έτσι με το Ν. 
3865/2010 οι Υπαστυνομοι, Ανθυπολοχαγοι, Αστυφύλακες και το κατώτερο αστυνομικό και στρατιωτικό 
προσωπικό που εισάγονται – κατατάσσονται από την 01.01.2011 και έπειτα στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας
και στις Ένοπλες Δυνάμεις αντίστοιχα, υπάγονται αυτοδικαίως στον κλάδο κύριας σύνταξης του πρώην ΙΚΑ-
ΕΤΑΜ (ΕΦΚΑ) και υπηρετούν με σχέση εργασίας ως Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου (Ν.Π.Ι.Δ.). Αυτό 
σημαίνει ότι οι γνωματεύσεις των Ανωτάτων Υγειονομικών Επιτροπών της Ελληνικής Αστυνομίας και του 
Στρατού ξηράς, δεν έχουν καμία ισχύ για την συνταξιοδοτηση των παθόντων κατά την εκτέλεση διατεταγμένης 
υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Δεν συνταξιοδοτουνται όσοι κατέστησαν ΑΝΙΚΑΝΟΙ για υπηρεσία από το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους ΑΛΛΑ 
από το τοπικό ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό Υποκατάστημα ΕΦΚΑ πλέον) της περιοχής διαμονής του εν αποστρατεία 
Στελέχους. Η δε κρίση σωματικής Ικανότητας για εργασία γίνεται αποκλειστικά και μόνο από το ΚΕΠΑ της 
περιοχής διαμονής του πρώην αστυνομικου ή στρατιωτικού μετά την ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΗ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ.
Οι υπηρεσιακες γνωματεύσεις των αρμοδίων Υγειονομικών Επιτροπών που κρίνουν το ενστολο προσωπικό 
ΑΝΙΚΑΝΟ για υπηρεσία δεν έχουν καμία ισχύ στο ΚΕΠΑ. Όταν εξετάστηκα από το ΚΕΠΑ μου ανέφεραν ότι δεν 
τους αφορούν οι γνωματεύσεις των Υγειονομικών Επιτροπών της Αστυνομίας.
Αποτέλεσμα αυτού να αποστρατευονται στρατιωτικοί και αστυνόμοι από τις Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές 
λόγω Ανικανότητας για υπηρεσία και τα ΚΕΠΑ να τους κρίνουν Ικανούς για εργασία.
Ο τραυματισμός κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, μεταφράζεται στο ΙΚΑ – ΕΤΑΜ ως
ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ και ο ενστολος τυγχάνει μεταχείρισης ως ιδιωτικός υπάλληλος και όχι ως ενστολος που 
κρίθηκε παθών κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας. ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΙΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΑΘΩΝΤΕΣ ΚΑΤΑ ΤΗΝ 
ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΣΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΡΑΤΟΣ ΝΑ ΤΟΥΣ ΠΕΤΑΝΕ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ. Με δικαστικές 
αποφάσεις κρίθηκε ότι για τον τραυματισμό μου είναι υπαίτιο το Ελληνικό κράτος και η Ελληνική Αστυνομία. 
Για τρία διαβιώνω χωρίς εισόδημα εξαιτίας των γνωματεύσεων των Υγειονομικών Επιτροπών που εφάρμοσαν 
τις παρ. 6 και 8 του άρθρου 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε στο σχέδιο νόμου.

Με αποστράτευσε η Αναθεωρητική Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ επικαλούμενη το άρθρο 24 του Ν.Δ. 
1400/1973 που επαναφέρετε με το παρών σχέδιο νόμου διατάξεις οι οποίες είχαν καταργηθεί με το άρθρο 2 του
Ν. 4609/2019.
Μετά την αποστρατεία μου λόγω τραυματισμού κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 
έγιναν αυτεπαγγελτα από την Ελληνική Αστυνομία (Διεύθυνση Οικονομικής Επιθεώρησης /Τμήμα Συντάξεων) 
διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 31! μου έτη. Λόγω εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το 
έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η γνωμάτευση της Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ –
ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με έκρινε 
για εργατικό ατύχημα και όχι υπηρεσιακο ατύχημα, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την 
αιτιολογία ότι δεν πιστοποιεί ποσοστό Αναπηρίας.
ΕΙΜΑΙ Ο ΠΡΩΤΟΣ ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΕ ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΑ ΣΕ ΑΙΤΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ΜΕ ΤΟ ΝΕΟ 
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ 2010 ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΩΗΝ ΙΚΑ – ΕΤΑΜ.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε ΑΝΙΚΑΝΟ ΓΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ και ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ ΑΛΛΑ το ΚΕΠΑ έκρινε ΙΚΑΝΟ ΓΙΑ
ΕΡΓΑΣΙΑ. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα και για ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ.
Η Αίτηση ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ήταν απορριπτική με αιτιολογία ότι δεν έχω ποσοστό αναπηρίας.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 6 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που θέλετε επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς.
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούς (επίσημα στοιχεία σε ημερίδα υγειονομικών 
αστυνομικων) ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από την ίδρυση του σώματος. Να επισημάνω ότι η 
υπηρεσία διανύει τον δωδέκατο (12) χρόνο από την ίδρυση της. Παρόλα αυτά μετράμε τους περισσότερους 
νεκρούς κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ.
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Η κατάργηση των παρ. 7 & 8 του Άρθρου 24 και η μη αντικατάσταση των παρ. 1 & 6 του ίδιου άρθρου περί 
αυτεπαγγελτης αποστρατείας, που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει η κυβέρνηση ως
ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είναι παρόν όλο το 24ωρο για τη 
διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας! Μην αφήνεται στο ΕΛΕΟΣ στρατιωτικούς και αστυνομικούς 
που τραυματιστηκαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας… Είναι το λιγότερο που μπορείτε να κάνετε 
ως ένδειξη σεβασμού.
Στη διάθεσή σας εφόσον επιθυμείτε να σας παραδώσω Δικαστικές Αποφάσεις, Πορίσματα Ανεξάρτητων Αρχών 
του Ελληνικού Κράτους, Ε.Δ.Ε , Αποφάσεις, Γνωματεύσεις και Απαντήσεις από τη ΒτΕ.
Υπαρχιφυλακας ε.α.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 19:01 

Το σχέδιο νόμου το οποίο καταθέσατε σε δημόσια διαβούλευση αφορά και το συνόλου του αστυνομικού 
προσωπικού στις διατάξεις που προβλέπονται για τις αναρρωτικές άδειες.
Με το άρθρο 2 του Ν. 4609/2019 καταργήθηκαν οι διατάξεις Άρθρου 24 (παρ. 7 & 8) που επέτρεπαν στην 
αρμόδια Υγειονομική Επιτροπή (Στράτου ξηράς ή Αποστρατείας) να αποστρατευτει το αστυνομικό προσωπικό 
για λόγους υγείας.
Αρχικά θα ήθελα να σας αναφέρω ότι με το Άρθρο 24 του Ν.Δ. 1400/1973 με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΑΝ αυτεπαγγελτα 
από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας, από τραύμα που προήλθε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας
και ένεκα αυτής. Με τραυματησαν στο καθήκον κατά τη μετάβαση μου σε σήμα που μου είχε δώσει το Κέντρο 
της Άμεσης Δράσης για ληστεία σε γνωστό σουπερμάρκετ.
Με το ν. 3865/2010 οι Υπαστυνομοι, Ανθυπολοχαγοι, Αστυφύλακες και κατώτερο αστυνομικό και στρατιωτικό 
προσωπικό που εισάγονται – κατατάσσονται από την 01.01.2011 στην Ελληνική Αστυνομία και στις Ένοπλες 
Δυνάμεις αντίστοιχα, υπάγονται αυτοδικαίως στον κλάδο κύριας σύνταξης του πρώην ΙΚΑ-ΕΤΑΜ ή του πρώην 
ΕΤΑΑ και υπηρετούν ως Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου. Αυτό σημαίνει ότι οι γνωματεύσεις των Ανωτάτων 
Υγειονομικών Επιτροπών της Ελληνικής Αστυνομίας και του Στρατού ξηράς, δεν έχουν καμία ισχύ για την 
συνταξιοδοτηση των παθόντων κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής. Δεν 
συνταξιοδοτουνται από το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους αλλά από το τοπικό ΙΚΑ – ΕΤΑΜ της περιοχής τους. Η 
δε κρίση σωματικής Ικανότητας για εργασία γίνεται αποκλειστικά και μόνο από το ΚΕΠΑ της περιοχής του 
αστυνομικου ή στρατιωτικού μετά της Αποστρατεία. Οι γνωματεύσεις των αρμοδίων Υγειονομικών Επιτροπών 
δεν έχουν καμία ισχύ στο ΚΕΠΑ. Αποτέλεσμα αυτού να αποστρατευονται στρατιωτικοί και αστυνόμοι από της 
Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές λόγω Ανικανότητας και τα ΚΕΠΑ να τους κρίνουν Ικανούς για εργασία. Ο 
τραυματισμός κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας, μεταφράζεται στο ΙΚΑ – ΕΤΑΜ ως εργατικό ατύχημα
και ο ενστολος τυγχάνει μεταχείρισης ως ιδιωτικός υπάλληλος!
Με αποστράτευσε η Αναθεωρητική Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ επικαλούμενη το άρθρο 24 του Ν.Δ. 
1400/1973 που επαναφέρετε με το παρών σχέδιο νόμου, μετά την κατάργηση με το άρθρο 2 του Ν. 4609/2019.
Μετά την αποστρατεία μου λόγω τραυματισμού κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 
έγιναν αυτεπαγγελτα από την Ελληνική Αστυνομία διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 30! μου έτη. Λόγω 
εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η γνωμάτευση της 
Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε 
στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με έκρινε για εργατικό ατύχημα και όχι υπηρεσιακο 
ατύχημα, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την αιτιολογία ότι δεν πιστοποιεί ποσοστό 
Αναπηρίας.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε Ανίκανο για εργασία και Αποστρατευτεο και το ΚΕΠΑ έκρινε ότι είμαι ικανός 
για εργασία. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα και για ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ 
ΔΡΟΜΟ.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 7 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς. 
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούε ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από
την ίδρυση του σώματος.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ. ΤΡΙΑ έτη είμαι 
ΧΩΡΙΣ ΕΙΣΟΔΗΜΑ και ένα έτος βρισκόμουν χωρίς ΣΤΕΓΗ επειδή με έκριναν έναν νόμο που είχε καταργηθεί και 
με το παρόν σχέδιο νόμου το επαναφέρετε….
Η κατάργηση της αυτεπαγγελτης αποστρατεία που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει 
η κυβέρνηση ως ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είμαι παρόν όλο το 
24ωρο για τη διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας!
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:54 

Κύριοι του Υπεθα… Ποία μέριμνα γίνετε ακριβώς όταν πετάτε στο δρόμο άτομα με ανίατα νοσήματα….θα τα 
βρείτε μπροστά σας εαν νομίζετε ότι θα μείνουμε άπραγη… Η νομοθεσία και οι ευρωπαϊκή νόμοι αλλά λένε…

 24 Δεκεμβρίου 2022, 01:44 

Με την παράγραφο 8 του άρθρου 23 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:43 

Στην παράγραφο 8 αναφέρεται ότι κάθε ανίατο νόσημα, καθιστά το στέλεχος ανίκανο για την ενεργο υπηρεσία 
και τίθεται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία. Να επανεξεταστεί η διατύπωση της παραγράφου καθώς υπάρχουν 
ανίατα νοσήματα π.χ. καρκίνος σε θυροειδή, τα οποία ναι μεν είναι ανίατα αλλά δεν καθιστούν το στέλεχος 
ανίκανο για υπηρεσία γραφείου.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:35  

Λαμβάνοντας υπόψη:
• την παρ. 6 του Άρθρου 21 του Συντάγματος της χώρας, σύμφωνα με την οποία «τα άτομα με αναπηρίες έχουν
δικαίωμα να απολαμβάνουν μέτρων που εξασφαλίζουν την αυτονομία, την επαγγελματική ένταξη και τη 
συμμετοχή τους στην κοινωνική, οικονομική και πολιτική ζωή της Χώρας», συνταγματικές επιταγές και 
απαιτήσεις της εθνικής μας νομοθεσίας, όπως:
• τον ν.4488/2017, ο οποίος αναφέρει στο άρθρο 68 «Νομοπαραγωγική διαδικασία, ανάλυση συνεπειών 
ρυθμίσεων και παραγωγή επίσημων στατιστικών για τα ΑμεΑ» τα εξής: «1. Κατά το στάδιο της 
νομοπαραγωγικής διαδικασίας τα αρμόδια όργανα συνεκτιμούν τα δικαιώματα των ΑμεΑ, όπως αυτά 
περιγράφονται στη Σύμβαση και κατά τη διάρκεια της κατάρτισης σχεδίων νόμου, συνεργάζονται με το 
Συντονιστικό Μηχανισμό του άρθρου 69 και με το Κεντρικό Σημείο Αναφοράς του άρθρου 70 και τελούν σε 
διαβούλευση με αναγνωρισμένες αντιπροσωπευτικές οργανώσεις του αναπηρικού κινήματος, με άτομα και με 
ομάδες ατόμων που έχουν εύλογο ενδιαφέρον για τα δικαιώματα των ΑμεΑ […]»
• τον ν.4074/2012 (ΦΕΚ 88 Α΄/11.04.2012), με τον οποίο η χώρα μας κύρωσε τη Διεθνή Σύμβαση για τα 
Δικαιώματα των Ατόμων με Αναπηρία μαζί με το προαιρετικό πρωτόκολλο που τη συνοδεύει, γεγονός που 
συνεπάγεται την εφαρμογή της σε ευρωπαϊκό και εθνικό επίπεδο,

η Ε.Σ.Α.μεΑ. εκφράζει τη διαμαρτυρία της για την επαναφορά απαρχαιωμένης διάταξης, η οποία είχε 
καταργηθεί από το 2019, σχετικά με την υποχρεωτική αποστρατεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων σε 
περίπτωση που εμφανίσουν ανίατο νόσημα!!
Πιο συγκεκριμένα, στην παρ. 8 του άρθρου 23 «Λήξη πρώτης μακράς αναρρωτικής άδειας – Τροποποίηση 
άρθρου 24 ν.δ. 1400/1973» αναφέρεται το εξής: «Αν η Επιτροπή αποφανθεί ότι το νόσημα του αξιωματικού 
είναι ανίατο, ο αξιωματικός είναι σωματικώς ανίκανος – αποστρατευτέος και τίθεται σε αυτεπάγγελτη 
αποστρατεία».
Επιπρόσθετα, στην παρ. 2 του άρθρου 24 «Λήξη δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας – Τροποποίηση 
άρθρου 25 ν.δ. 1400/1973» αναφέρεται ρητά ότι: «2. Αναλόγως της γνωμάτευσης της Επιτροπής εφαρμόζονται
οι παρ. 2, 6, 7 και 8 του άρθρου 24».
Δηλαδή σύμφωνα με τις ανωτέρω διατάξεις, αν ο αξιωματικός κατά τη διάρκεια της θητείας του εμφανίσει 
χρόνια πάθηση, όπως σακχαρώδη διαβήτη, σκλήρυνση κατά πλάκας, ρευματοειδή αρθρίτιδα κ.α. οι οποίες 
αποτελούν ανίατα νοσήματα, τότε κρίνεται ανίκανος και υποχρεωτικά αποστρατεύεται!

Θεωρούμε άδικη την κατάργηση της τροποποίησης που είχε επέλθει στην παρ. 6 του άρθρου 24 του ν.δ. 
1400/1973 με το άρθρο 2 του ν.4609/2019, η οποία ανέφερε τα εξής:
«6. Αν η Επιτροπή αποφανθεί ότι το νόσημα του αξιωματικού είναι ανίατο ή ότι το τραύμα του ιάθηκε μεν αλλά 
η φύση του τον καθιστά σωματικά ανίκανο για τη στρατιωτική υπηρεσία, ο αξιωματικός, εφόσον επιθυμεί την 
υπαγωγή του στις καταστάσεις των άρθρων 14 έως 16, υποβάλλει μέσα σε δέκα (10) ημέρες σχετική αίτηση.
Το Ανώτατο κατά κλάδο Συμβούλιο:
α. Αποδέχεται την αίτηση, υπάγει τον αξιωματικό σε μία από τις καταστάσεις αυτές, σύμφωνα με τις κατά 
περίπτωση προϋποθέσεις και διαδικασίες, εξαιρουμένης της εκ νέου παραπομπής του ενώπιον της Επιτροπής 
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και τον τοποθετεί σε θέση, αναλόγως του βαθμού και της ειδικότητάς του,
β. αν η προθεσμία υποβολής της αίτησης παρήλθε άπρακτη, αποφασίζει την αποστρατεία του αξιωματικού.».
2. Οι παράγραφοι 7 και 8 του άρθρου 24 καταργούνται».

Δεν είναι κατανοητός ο λόγος που επανήλθε αυτολεξεί μία ήδη καταργημένη, από το 2019, αναχρονιστική 
διάταξη του 1973, η οποία ουσιαστικά, «τιμωρεί» όσα Στελέχη εμφανίσουν χρόνια πάθηση χωρίς να τους 
δίνεται η δυνατότητα να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους από άλλη θέση, όπως είναι η υπηρεσία εδάφους, η 
υπηρεσία γραφείου ή η ελαφριά υπηρεσία, αλλά τους οδηγεί χωρίς δεύτερη σκέψη σε αποστράτευση.
Η Ε.Σ.Α.μεΑ. δηλώνει την κάθετη αντίθεσή της στην επαναφορά σε ισχύ αναχρονιστικών διατάξεων που 
αντιβαίνουν στο Ελληνικό Σύνταγμα και στη Διεθνή Σύμβαση των Δικαιωμάτων των Ατόμων με Αναπηρία και 
απαιτεί την κατάργηση των συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών 
διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:25 

 «Μέριμνα του προσωπικού των ΕΔ κ.λ.π. »
Ο τίτλος του υπόψη νομοσχεδίου, από μόνος του (Μέριμνα=Φροντίδα, έγνοια, σκέψη, πρόνοια) υποδηλώνει ότι
σκοπός του εισηγητή και του νομοθέτη, είναι να βελτιώσουν τις συνθήκες διαβίωσης του προσωπικού με 
απότοκο την ποιότητα της ζωής του.Οι τροποποιήσεις των άρθρων 24 και 25 καθώς και τα διαλαμβανόμενα στο
άρθρο 79 παρα. 1 (Μεταβατικές διατάξεις), κάθε άλλο, παρά ανταποκρίνονται κατά τη γνώμη μου στον τίτλο 
του νομοσχεδίου για τους παρακάτω λόγους τους οποίους παραθέτω (υπό μορφή ερωτημάτων):1) Πόσο 
αρνητικά επηρεάζει τη μαχητική ικανότητα των ΕΔ ο υφιστάμενος (μικρός) αριθμός «ελαφράς υπηρεσίας ή 
υπηρεσίας γραφείου;» 2) Ποιο το όφελος της υπηρεσίας από την αποστρατεία αυτών;3) Πώς θα καλυφθούν οι 
κενές αυτές θέσεις; Με μάχιμους ίσως που θα τους στερηθούν οι μάχιμες μονάδες; 4) Πόσο ΜΗ ΙΚΑΝΟΙ είναι οι 
ΕΥ ή ΥΓ όταν επί χρόνια προσφέρουν τις υπηρεσίες τους σε επιτελεία, γραφεία κ.λ.π. αγόγγυστα και με μεγάλη
επιτυχία και πολλοί δε απ’ αυτούς έχουν προχωρήσει και σε απόκτηση και άλλου πτυχίου ή μεταπτυχιακού 
κ.λ.π.;5) Ποιος ο λόγος να καταργηθεί η ευεργετική και ανθρώπινη τροποποίηση που έγινε με τον Ν.4609/2019
και να επαναφέρεται (και μάλιστα με ανελαστική ενίσχυση) το αναχρονιστικό άρθρο 24 του Ν. 1400/73 μετά 
από μισό αιώνα; 6) Σε ποια άλλη υπηρεσία του ευρύτερου δημόσιου τομέα, απολύονται υπάλληλοι όταν 
νοσήσουν ή έχουν κάποιο ατύχημα;7) Γιατί δεν προβλέπεται, τουλάχιστον μετάταξη των Στελεχών αυτών σε 
άλλη θέση στον ευρύτερο δημόσιο τομέα εφόσον κρίνονται ΜΗ ΙΚΑΝΟΙ για το στράτευμα;8) Πώς θα επιβιώσουν 
αυτοί οι άνθρωποι και οι οικογένειές τους, όταν θα έχουν να αντιμετωπίσουν εκτός από το θέμα της υγείας 
τους, κοινωνικό, ανθρωπιστικό, και οικονομικό μαρασμό, ακόμη (ίσως) και ρατσιστική συμπεριφορά από τον 
κοινωνικό τους περίγυρο(ότι είναι «άχρηστοι», «γιατί τους έδιωξαν κ.λ.π.);9) Γιατί θα πρέπει να δημιουργηθεί 
ένας σύγχρονος» Καιάδας», για ανθρώπους που ξεκίνησαν με όνειρα και προσδοκίες να προσφέρουν στην 
υπηρεσία και στην πατρίδα και τους συνέβη ένα ατύχημα, ή νόσησαν, που όμως δεν τους στέρησαν την 
ΙΚΑΝΟΤΗΤΑ να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους σε άλλες θέσεις(επιτελεία, γραφεία, κ.λ.π.);10) Γιατί δεν 
υπάρχει λεπτομερής διευκρίνηση των διαλαμβανομένων στην παρα. 1 του άρθρου 79 (Μεταβατικές διατάξεις) 
του υπόψη νομοσχεδίου για το ποιους αφορά (τους ήδη υπάρχοντες ΕΥ και ΥΓ ή για όσους κριθούν από τούδε 
και στο εξής);
Για τους παραπάνω (και όχι μόνο) λόγους, θα πρέπει: α) το άρθρο 24 του Ν1400/73 να διατηρηθεί όπως 
τροποποιήθηκε με τον Ν4609/2019, με ανάλογη τροποποίηση του άρθρου 25 του Ν 1400/73. β) Να αφαιρεθεί η 
παρα. 1 του άρθρου 79(Μεταβατικές διατάξεις) του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:25 

Με την παράγραφο 8 του άρθρου 23 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:27 

Με την παράγραφο 8 του άρθρου 23 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

Με την παράγραφο 8 του άρθρου 23 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:40 

Δεν είναι μόνο ο διαβήτης είναι στελέχη με εντερικά νόσηματα και βιολογικούς παραγωντες πχ . Τα οποία 
μπορούν να εργαστούν και εργάζονται στο στρατό το θα γίνει μ αυτούς;! Γιατί Δν διευκρινίζεται το άρθρο 8; 
οπωσ Και το 7 ποτέ θεωρείται ενα νόσημα ότι ιάθηκε; Όταν κάποιος κάνει βιολογικό και είναι καλά τι θεωρείται
ότι ιάθηκε πχ;Τι μέριμνα είναι αυτή που την έχετε βάλει και σαν τίτλο;

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:54 

Να διευκρινιστεί Άμεσα το άρθρο 8. Υπάρχουν στελέχη με ανιατα νοσήματα που έχουν κριθεί ως ΕΥ-ΥΓ και δεν 
επιβαρύνουν την υπηρεσία; Τι θ γίνει με αυτούς που έχουν ήδη κριθεί; Τι θα γίνει με αυτούς που έχουν ανίατο 
νόσημα και ειναι σε διαδικασία κρίσης ; Τι γίνεται με το άρθρο 7 , ποτε θεωρείται ότι κρίνεται ΕΥ-ΥΓ ένα 
στέλεχος…; Το ένα άρθρο αναιρεί το άλλο ; Δεν υπάρχει διευκρίνιση. Ποτε θεωρείται ανίατο ένα νόσημα ; 
Μπορεί πχ να έχω ένα ανίατο νόσημα αλλά να μν με εμποδίζει να εργαστώ; Και Γτ να μν μπορώ να εργαστώ 
στον στρατό και να μπορώ να εργαστώ με το νόσημα αυτό σε άλλη εργασία; Γτ να με δεχτεί με ανίατο νόσημα 
μια επιχείρηση η ενας προϊστάμενος και ο στρατός όχι;

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:02 

Την έντονη αντίθεσή της για τα άρθρα 24 και 25 του σχέδιου νόμου εκφράζει η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), καθώς επανέρχονται σε αυτά 
αναχρονιστικές διατάξεις, οι οποίες, όπως φαίνεται, λειτουργούν «τιμωρητικά» στα Στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων που εμφανίζουν μία σοβαρή χρόνια πάθηση, όπως είναι και ο Σακχαρώδης Διαβήτης!
Πιο συγκεκριμένα, στο άρθρο 23 αναφέρεται στην παράγραφο 8 ότι: «Αν η Επιτροπή αποφανθεί ότι το νόσημα 
του αξιωματικού είναι ανίατο, ο αξιωματικός είναι σωματικώς ανίκανος – αποστρατευτέος και τίθεται σε 
αυτεπάγγελτη αποστρατεία». Επιπλέον, στην παράγραφο 2 του άρθρου 24 αναφέρεται ρητά ότι: «αναλόγως 
της γνωμάτευσης της Επιτροπής εφαρμόζονται οι παρ. 2, 6, 7 και 8 του άρθρου 24».
Σύμφωνα με την ανωτέρω διάταξη λοιπόν, αν ο αξιωματικός κατά τη διάρκεια της θητείας του εμφανίσει 
Σακχαρώδη Διαβήτη, ο οποίος αποτελεί ένα ανίατο νόσημα, τότε κρίνεται ανίκανος και αποστρατεύεται!
Για ποιον λόγο άραγε δε διατηρήθηκε η τροποποίηση που είχε επέλθει στο άρθρο 2 του νόμου 4609/2019;
Ποιος είναι ο λόγος που επανήλθε αυτολεξεί μία ήδη καταργημένη, από το 2019, αναχρονιστική διάταξη του 
1973, η οποία ουσιαστικά, όπως προαναφέρθηκε, «τιμωρεί» όσα Στελέχη εμφανίσουν Σακχαρώδη Διαβήτη 
χωρίς να τους δίνεται η δυνατότητα να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους από άλλη θέση, όπως είναι η υπηρεσία 
εδάφους, η υπηρεσία γραφείου ή η ελαφριά υπηρεσία, αλλά τους οδηγεί χωρίς δεύτερη σκέψη σε 
αποστράτευση και επομένως στην ανεργία;
Οι αρμόδιοι για την τροποποίηση της νομοθεσίας έχουν λάβει υπόψη τους ότι από το ν. δ. 1400/1973 έως τις 
15-12-2022 που αναρτήθηκε το σχέδιο νόμου, υπάρχει και ο νόμος 4609/2019;
Η ΠΟΣΣΑΣΔΙΑ δηλώνει την κάθετη αντίθεσή της στην επαναφορά σε ισχύ αναχρονιστικών διατάξεων που 
αντιβαίνουν στο Ελληνικό Σύνταγμα και στη Διεθνή Σύμβαση των Δικαιωμάτων των Ατόμων με Αναπηρία και 
απαιτεί την κατάργηση των συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών 
διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:55 

Με την παράγραφο 8 του άρθρου 23 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
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(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:30 

Την έντονη αντίθεσή της για τα άρθρα 24 και 25 του σχεδίου νόμου εκφράζει η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), καθώς επανέρχονται σε αυτά 
αναχρονιστικές διατάξεις, οι οποίες, όπως φαίνεται, λειτουργούν «τιμωρητικά» στα Στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων που εμφανίζουν μία σοβαρή χρόνια πάθηση, όπως είναι και ο Σακχαρώδης Διαβήτης!
Πιο συγκεκριμένα, στο άρθρο 23 αναφέρεται στην παράγραφο 8 ότι: «Αν η Επιτροπή αποφανθεί ότι το νόσημα 
του αξιωματικού είναι ανίατο, ο αξιωματικός είναι σωματικώς ανίκανος – αποστρατευτέος και τίθεται σε 
αυτεπάγγελτη αποστρατεία». Επιπλέον, στην παράγραφο 2 του άρθρου 24 αναφέρεται ρητά ότι: «αναλόγως 
της γνωμάτευσης της Επιτροπής εφαρμόζονται οι παρ. 2, 6, 7 και 8 του άρθρου 24».
Σύμφωνα με την ανωτέρω διάταξη λοιπόν, αν ο αξιωματικός κατά τη διάρκεια της θητείας του εμφανίσει 
Σακχαρώδη Διαβήτη, ο οποίος αποτελεί ένα ανίατο νόσημα, τότε κρίνεται ανίκανος και αποστρατεύεται!
Για ποιον λόγο άραγε δε διατηρήθηκε η τροποποίηση που είχε επέλθει στο άρθρο 2 του νόμου 4609/2019;
Ποιος είναι ο λόγος που επανήλθε αυτολεξεί μία ήδη καταργημένη, από το 2019, αναχρονιστική διάταξη του 
1973, η οποία ουσιαστικά, όπως προαναφέρθηκε, «τιμωρεί» όσα Στελέχη εμφανίσουν Σακχαρώδη Διαβήτη 
χωρίς να τους δίνεται η δυνατότητα να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους από άλλη θέση, όπως είναι η υπηρεσία 
εδάφους, η υπηρεσία γραφείου ή η ελαφριά υπηρεσία, αλλά τους οδηγεί χωρίς δεύτερη σκέψη σε 
αποστράτευση και επομένως στην ανεργία;
Οι αρμόδιοι για την τροποποίηση της νομοθεσίας έχουν λάβει υπόψη τους ότι από το ν. δ. 1400/1973 έως τις 
15-12-2022 που αναρτήθηκε το σχέδιο νόμου, υπάρχει και ο νόμος 4609/2019;
Η ΠΟΣΣΑΣΔΙΑ δηλώνει την κάθετη αντίθεσή της στην επαναφορά σε ισχύ αναχρονιστικών διατάξεων που 
αντιβαίνουν στο Ελληνικό Σύνταγμα και στη Διεθνή Σύμβαση των Δικαιωμάτων των Ατόμων με Αναπηρία και 
απαιτεί την κατάργηση των συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών 
διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:04 

Τα μέτρα αφορούν και Υπαξιωματικούς; Επαγγελματίες Οπλίτες; Το ότι ακόμα υπάρχουν νόμοι έν ισχύ του 
προηγούμενου αιώνα, και δεν έχουμε μπει στη διαδικασία να τους επικαιροποιήσουμε και προφανώς να τους 
μεταφράσουμε στην νέα ελληνική γλώσσα, αλλά αποσπασματικά να αλλάζουμε άρθρα, δεν είναι πρόβλημα; 
Δεν θα έπρεπε όλοι οι νόμοι να επικαιροποιούνται ανά 10 χρόνια;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 03:35 

Να δίνεται η δυνατότητα παραμονής στη Υπηρεσία προσωπικού με ανιατα/δυσιατα νοσήματα ως Υπηρεσία 
Γραφείου ως ίσχυε Ν4609/19.Τα στελέχη δεν θέλησαν κατά την διάρκεια της Υπηρεσίας τους να πάθουν κάτι 
από μόνα τους εξαιτίας η όχι της Υπηρεσίας. Προωθείται με το άρθρο σιγά σιγά η αποστρατεία τους να μείνουν 
χωρίς εργασιακό περιβάλλον με συντάξεις μπορεί και πείνας ανεξάρτητος αν κατέθεσαν σώμα,ψυχή και αίμα 
για την Υπηρεσία! Αυτή είναι η περίσσεια Μέριμνα για το προσωπικό;

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Στην παρα. 8 αναφέρεται:»Αν η επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα του αξιωματικού είναι ανίατο, ο 
αξιωματικός είναι σωματικά ανίκανος – αποστρατευτέος και τίθεται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία». Υπάρχουν 
περιπτώσεις νοσημάτων, όπως π.χ. ο Σακχαρώδης Διαβήτης, όπου η νόσος χαρακτηρίζεται ως «δυσίατος» ή 
«ινσουλινοθεραπευόμενη» και η οποία καθιστά το Στέλεχος (σύμφωνα με αποφάσεις της Α.Σ.Υ.Ε.), ανίκανο για
την ενεργό υπηρεσία ,ΙΚΑΝΟ όμως για «υπηρεσία γραφείου» ή «ελαφράς υπηρεσίας».Προτείνεται η ανάλογη 
τροποποίηση της παρα. 8, ώστε να μην περιλαμβάνονται συλλήβδην όλες ανεξαιρέτως οι περιπτώσεις και τα 
Στελέχη να οδηγούνται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία. Σε κάθε περίπτωση, η ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ των ευεργετικών 
διατάξεων που έχουν νομοθετηθεί κατά καιρούς για τα Στελέχη αυτά (όπως και ο ίδιος ο υπουργός Εθνικής 
Άμυνας, δήλωσε στη Βουλή των Ελλήνων τη 17/12/2020), ώστε να έχουν μια σχετική ποιότητα ζωής, κινείται 
προς την αντίθετη κατεύθυνση, δημιουργώντας τεράστια κοινωνικά, ανθρωπιστικά, οικονομικά κ.λ.π. 
προβλήματα, με τον ανάλογο αντίκτυπο και στιγματισμό, καταργώντας κατ’ουσία την έννοια «ελαφράς 
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υπηρεσίας»και δεσμεύοντας Μάχιμα Στελέχη σε θέσεις (γραφείων κ.λ.π.), όπου υπηρετούν Στελέχη Ειδικών 
Καταστάσεων, με επίπτωση έτσι στην επάνδρωση των Μάχιμων Μονάδων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:01

Σε ένα προσχέδιο Νόμου που τιτλοφορείται «Μέριμνα ΥΠΕΡ στρατιωτικού προσωπικού» εισάγεται για πρώτη 
φορά με την παρ. 8 δέσμια και ανελαστική αρμοδιότητα των Επιτροπών να αποστρατεύουν στρατιωτικούς, 
όταν διαπιστώνουν απλά το ανίατο μίας πάθησης. Καμία άλλη προϋπόθεση δε χρειάζεται να συντρέχει. Και να 
πεις ότι οι πάσχοντες φταίνε οι ίδιοι για την απώλεια της υγείας τους… Επομένως, όλοι οι νεοεξεταζόμενοι, 
ανεξαρτήτως βαθμού, προϋπηρεσίας, ειδικότητας, πάθησης, σχέσης της πάθησης με τις γνώσεις/εμπειρία/Ο-Σ 
και και σχέσης της πάθησης με την υπηρεσία (το «εξαιτίας») αποστρατεύονται ΑΜΕΣΑ, μόνο και μόνο επειδή 
πάσχουν από νόσο για την οποία η Ιατρική δεν έχει οριστική θεραπεία. Για να παραπεμφθεί στις 
ΑΣΥΕ/ΑΑΥΕ/ΑΝΥΕ κάποιος, δεν πάει συνήθως για πρόσκαιρη πάθηση. Επομένως, θα γίνει πλέον Νόμος ότι οι 
ΕΥ-ΥΓ, οι χρόνια πάσχοντες, οι πάσχοντες από δυσίατα/ανίατα νοσήματα μένουν απροκάλυπτα χωρίς δουλειά, 
ακόμη και στην περίπτωση που προδήλως φταίει η Υπηρεσία για την πάθηση, αφού ούτε καν αυτή η 
προϋπόθεση δε μπορεί να τους κρατήσει στην υπηρεσία. Έτσι, η Υπηρεσία που επένδυσε στο προσωπικό, τους 
διώχνει, τους πετάει- δε βρίσκω άλλη λέξη για να το θέσω πιο συγκαταβατικά. Δε φροντίζει μάλιστα κανείς 
έστω να προβλέψει κάτι ώστε αυτοί οι «πρώην συνάδελφοι» να μεταταγούν σε κάποιο άλλο Υπουργείο-Δήμο-
Υπηρεσία, ώστε να προσφέρουν στο ευρύτερο Δημόσιο αυτά που έμαθαν με έξοδα της Υπηρεσίας. Εκτιμώ δε, 
ότι αυτοί που εισήγαγαν τη συγκεκριμένη τροποποίηση γνώριζαν με ακρίβεια τις συγκεκριμένες επιπτώσεις, 
καθώς το θέμα των ΕΥ/ΥΓ κλπ απασχολεί εδώ και πολλά χρόνια τα Επιτελεία. Τελικά, το μέτρο δε μου φαίνεται
κοινωνικά ευαίσθητο.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:39 

Έχοντας την εμπειρία μιας Μ.Α. Α. θα τολμούσα να πω ότι η αντικατάσταση της παρ 1 του άρθρου 24 του ν.δ. 
1400/1973 (Α΄ 114). 1 ( όπως και το Άρθρο 24 Λήξη δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας – 
αντικατάσταση της παρ. 1 του άρθρου 25 ν.δ. 1400/1973 (Α’ 114)) είναι μια από τις ποιο σωστές διατάξεις του 
συγκεκριμένου ν/σ και όχι μόνο. Οι συνάδελφοι με την απλούστευση της διαδικασίας (με τη λήξη της ΜΑΑ) δε 
θα υπόκεινται πλέον σε μια άσκοπη μεγάλη ταλαιπωρία.
Χίλια μπράβο

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:19 

Έχοντας την εμπειρία μιας ΜΑΑ από την ΑΣΥΕ, με την ρύθμιση της παρ.1 (όπως και για την Τροποποίηση 
άρθρου 25 ν.δ. 1400/1973 παρ.1 που αφορά την Λήξη δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας ) 
επιτέλους δίνεται τέλος στην ταλαιπωρία πολλών συναδέλφων. Συγχαρητήρια σ΄αυτόν που εισηγήθηκε την εν 
λόγω ρύθμιση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:56

Σε ένα προσχέδιο Νόμου που τιτλοφορείται «Μέριμνα ΥΠΕΡ στρατιωτικού προσωπικού..» εισάγεται για πρώτη 
φορά με την παρ. 8 δέσμια και ανελαστική αρμοδιότητα των Επιτροπών να αποστρατεύουν στρατιωτικούς, 
όταν διαπιστώνουν απλά το ανίατο μίας πάθησης (το «αποστρατευτέος» είναι η πλέον αρνητική κρίση και 
επηρεάζει δυσμενώς μέχρι και συνταξιοδοτικά θέματα). Καμία άλλη προϋπόθεση δε χρειάζεται να συντρέχει. 
Επομένως, όλοι οι νεοεξεταζόμενοι, ανεξαρτήτως βαθμού, προϋπηρεσίας, ειδικότητας, πάθησης ή σχέσης της 
πάθησης με τις γνώσεις/εμπειρία/Ο-Σ αποστρατεύονται άμεσα, εφόσον πάσχουν από νόσο για την οποία η 
Ιατρική δεν έχει οριστική θεραπεία. Οι ΕΥ-ΥΓ, οι χρόνια πάσχοντες, οι πάσχοντες από δυσίατα/ανίατα 
νοσήματα, με το που θα επανεξεταστούν, μένουν άμεσα και υποχρεωτικά χωρίς δουλειά, άμεσα, ακόμη και αν 
έπαθαν εξαιτίας της Υπηρεσίας, αφού ούτε αυτή η προϋπόθεση προβλέπεται να μπορεί να τους κρατήσει στην 
υπηρεσία. Η Υπηρεσία που επένδυσε σε εκείνους, τους διώχνει. Δε φροντίζει μάλιστα κανείς έστω να 
προβλέψει τι θα απογίνουν αυτοί οι «πρώην συνάδελφοι», έστω να μεταταγούν σε κάποιο άλλο 
Υπουργείο/Δήμο/Υπηρεσία. Δεν το λες και πολύ κοινωνικό μέτρο…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:57 
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Το εν λόγω άρθρο επιβαρύνει σημαντικά τόσο τα Στρατιωτικά Νοσοκομεία (ΣΝ), όσο και τα στελέχη που 
εξαναγκάζονται να εισαχθούν ξανά σε αυτά, πιθανών μακριά από τον τόπο κατοικίας τους.

Προτείνεται, με τη λήξη της πρώτης Μακράς Αναρρωτικής Αδείας (ΜΑΑ), το εν ενεργεία Στρατιωτικό 
προσωπικό να προσκομίζει την προβλεπόμενη από το άρθρο 15 §2δ του ΝΔ 1327/1973 Ιατρική Γνωμάτευση από
τον θεράποντα Ιατρό, συνοδευόμενη από πρόσφατο εργαστηριακό και απεικονιστικό έλεγχο, προς διευκόλυνση
της ΑΣΥΕ. Η εν λόγω γνωμάτευση θα περιλαμβάνει την εξέλιξη της νόσου, την κατάσταση της υγείας του 
στελέχους και την εισήγηση του θεράποντα Ιατρού σχετικά με τη δυνατότητα του στελέχους να επιστρέψει στην
υπηρεσία του ή να λάβει επιπλέον ΜΑΑ.
Σε περίπτωση που εγείρονται αμφιβολίες περί της κατάστασης της υγείας του στελέχους, η ΑΣΥΕ έχει πάντα τη 
δυνατότητα να το παραπέμψει προς εξέταση στα Εξωτερικά Ιατρεία (ΕΙ) του ΣΝ, για περαιτέρω διερεύνηση.
Όταν ο ασθενής προορίζεται για οριστική κρίση, η ΑΣΥΕ, προς πλήρη νομική κατοχύρωσή της, να παραπέμπει 
το στέλεχος για νοσηλεία στο ΣΝ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:30 

Στην παράγραφο 8 αναφέρεται ότι κάθε ανίατο νόσημα, καθιστά το στέλεχος ανίκανο για την ενεργο υπηρεσία 
και τίθεται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία. Να επανεξεταστεί η διατύπωση της παραγράφου καθώς υπάρχουν 
ανίατα νοσήματα π.χ. διαβήτης, τα οποία ναι μεν είναι ανίατα αλλά δεν καθιστούν το στέλεχος ανίκανο για 
υπηρεσία γραφείου

Άρθρο 24

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Παπαδόπουλος Δημήτριος
(Αστυνομικός εν αποστρατεία μετά από εφαρμογή της παρ. 6 του Άρθρου 24, από τραυματισμό που επήλθε 
κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και Ένεκα αυτής ως παθών στο καθήκον)
Το σχέδιο νόμου το οποίο καταθέσατε σε δημόσια διαβούλευση με ΘΕΜΑ «ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ 
ΑΔΕΙΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ» αφορά και το σύνολο του αστυνομικού προσωπικού που 
υπηρετεί καθημερινά στο δρόμο αντιμετωπίζοντας την βαριά εγκληματικότητα με κίνδυνο της σωματικής τους 
ακεραιότητας.
Με το άρθρο 2 του Ν. 4609 / 2019 αντικαταστηθηκε η παρ. 6 του Ν.Δ. 1400/1973 δίνοντας το δικαίωμα στο 
ενστολο προσωπικό που κρίνεται ανίκανο για την στρατιωτική (ή αστυνομική) υπηρεσία να παραμένει στο 
σώμα σε θέση υπηρεσίας γραφείου μετά από το αίτηση στον Ανώτατο κατά κλάδο Συμβούλιο το οποίο και 
όφειλε να την δεχτεί.
Αρχικά θα ήθελα να σας αναφέρω ότι με το Άρθρο 24 με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΑΝ αυτεπαγγελτα από το σώμα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, από τραύμα που προήλθε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Με τραυματησαν στο καθήκον κατά τη μετάβαση μου σε σήμα που μου είχε δώσει το Κέντρο της Άμεσης Δράσης
για ληστεία σε γνωστό σουπερμάρκετ.
Με το σχέδιο Νόμου που καταθέσατε δίνεται το δικαίωμα στις Υγειονομικές Επιτροπές να αποστρατευσουν το 
Στρατιωτικό ή Αστυνομικό προσωπικό που υπηρέτησε το Ελληνικό Κράτος επειδή τυγχάνει κάποιας σωματικής 
ανικανότητας ποσό δε μάλλον όταν τον τραυματησαν στο καθήκον.
Αναφερόμενος στο παρόν σχέδιο Νόμου, σε ότι αφορά το προσωπικό της Ελληνικής Αστυνομίας, παραβιάζεται 
η Ισότητα στην εργασία για λόγους αναπηρίας ή μακροχρόνιας πάθησης όπως αυτό αναφέρετε σε Ευρωπαϊκή 
οδηγία που ενσωματώθηκε στο Ν. 4443/2016. Με αποστρατευσαν από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας στα 
31 μου έτη επειδή με τραυματησαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής!
Με το νέο ασφαλιστικό νομοσχέδιο που ψηφίστηκε με το πρώτο μνημόνιο, καταργήθηκε η σύνταξη του 
Δημισιου για όσους εντάσσονται με οποιονδήποτε τροπο στο Δημόσιο από την 01-01-2011. Έτσι με το Ν. 
3865/2010 οι Υπαστυνομοι, Ανθυπολοχαγοι, Αστυφύλακες και το κατώτερο αστυνομικό και στρατιωτικό 
προσωπικό που εισάγονται – κατατάσσονται από την 01.01.2011 και έπειτα στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας
και στις Ένοπλες Δυνάμεις αντίστοιχα, υπάγονται αυτοδικαίως στον κλάδο κύριας σύνταξης του πρώην ΙΚΑ-
ΕΤΑΜ (ΕΦΚΑ) και υπηρετούν με σχέση εργασίας ως Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου (Ν.Π.Ι.Δ.). Αυτό 
σημαίνει ότι οι γνωματεύσεις των Ανωτάτων Υγειονομικών Επιτροπών της Ελληνικής Αστυνομίας και του 
Στρατού ξηράς, δεν έχουν καμία ισχύ για την συνταξιοδοτηση των παθόντων κατά την εκτέλεση διατεταγμένης 
υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Δεν συνταξιοδοτουνται όσοι κατέστησαν ΑΝΙΚΑΝΟΙ για υπηρεσία από το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους ΑΛΛΑ 
από το τοπικό ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό Υποκατάστημα ΕΦΚΑ πλέον) της περιοχής διαμονής του εν αποστρατεία 
Στελέχους. Η δε κρίση σωματικής Ικανότητας για εργασία γίνεται αποκλειστικά και μόνο από το ΚΕΠΑ της 
περιοχής διαμονής του πρώην αστυνομικου ή στρατιωτικού μετά την ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΗ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ.
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Οι υπηρεσιακες γνωματεύσεις των αρμοδίων Υγειονομικών Επιτροπών που κρίνουν το ενστολο προσωπικό 
ΑΝΙΚΑΝΟ για υπηρεσία δεν έχουν καμία ισχύ στο ΚΕΠΑ. Όταν εξετάστηκα από το ΚΕΠΑ μου ανέφεραν ότι δεν 
τους αφορούν οι γνωματεύσεις των Υγειονομικών Επιτροπών της Αστυνομίας.
Αποτέλεσμα αυτού να αποστρατευονται στρατιωτικοί και αστυνόμοι από τις Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές 
λόγω Ανικανότητας για υπηρεσία και τα ΚΕΠΑ να τους κρίνουν Ικανούς για εργασία.
Ο τραυματισμός κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, μεταφράζεται στο ΙΚΑ – ΕΤΑΜ ως
ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ και ο ενστολος τυγχάνει μεταχείρισης ως ιδιωτικός υπάλληλος και όχι ως ενστολος που 
κρίθηκε παθών κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας. ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΙΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΑΘΩΝΤΕΣ ΚΑΤΑ ΤΗΝ 
ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΣΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΡΑΤΟΣ ΝΑ ΤΟΥΣ ΠΕΤΑΝΕ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ. Με δικαστικές 
αποφάσεις κρίθηκε ότι για τον τραυματισμό μου είναι υπαίτιο το Ελληνικό κράτος και η Ελληνική Αστυνομία. 
Για τρία διαβιώνω χωρίς εισόδημα εξαιτίας των γνωματεύσεων των Υγειονομικών Επιτροπών που εφάρμοσαν 
τις παρ. 6 και 8 του άρθρου 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε στο σχέδιο νόμου.Με αποστράτευσε η 
Αναθεωρητική Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ επικαλούμενη το άρθρο 24 του Ν.Δ. 1400/1973 που 
επαναφέρετε με το παρών σχέδιο νόμου διατάξεις οι οποίες είχαν καταργηθεί με το άρθρο 2 του Ν. 4609/2019.
Μετά την αποστρατεία μου λόγω τραυματισμού κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 
έγιναν αυτεπαγγελτα από την Ελληνική Αστυνομία (Διεύθυνση Οικονομικής Επιθεώρησης /Τμήμα Συντάξεων) 
διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 31! μου έτη. Λόγω εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το 
έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η γνωμάτευση της Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ –
ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με έκρινε 
για εργατικό ατύχημα και όχι υπηρεσιακο ατύχημα, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την 
αιτιολογία ότι δεν πιστοποιεί ποσοστό Αναπηρίας.
ΕΙΜΑΙ Ο ΠΡΩΤΟΣ ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΕ ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΑ ΣΕ ΑΙΤΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ΜΕ ΤΟ ΝΕΟ 
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ 2010 ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΩΗΝ ΙΚΑ – ΕΤΑΜ.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε ΑΝΙΚΑΝΟ ΓΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ και ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ ΑΛΛΑ το ΚΕΠΑ έκρινε ΙΚΑΝΟ ΓΙΑ
ΕΡΓΑΣΙΑ. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα και για ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ.
Η Αίτηση ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ήταν απορριπτική με αιτιολογία ότι δεν έχω ποσοστό αναπηρίας.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 6 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που θέλετε επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς.
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούς (επίσημα στοιχεία σε ημερίδα υγειονομικών 
αστυνομικων) ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από την ίδρυση του σώματος. Να επισημάνω ότι η 
υπηρεσία διανύει τον δωδέκατο (12) χρόνο από την ίδρυση της. Παρόλα αυτά μετράμε τους περισσότερους 
νεκρούς κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ.
Η κατάργηση των παρ. 7 & 8 του Άρθρου 24 και η μη αντικατάσταση των παρ. 1 & 6 του ίδιου άρθρου περί 
αυτεπαγγελτης αποστρατείας, που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει η κυβέρνηση ως
ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είναι παρόν όλο το 24ωρο για τη 
διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας! Μην αφήνεται στο ΕΛΕΟΣ στρατιωτικούς και αστυνομικούς 
που τραυματιστηκαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας… Είναι το λιγότερο που μπορείτε να κάνετε 
ως ένδειξη σεβασμού.
Στη διάθεσή σας εφόσον επιθυμείτε να σας παραδώσω Δικαστικές Αποφάσεις, Πορίσματα Ανεξάρτητων Αρχών 
του Ελληνικού Κράτους, Ε.Δ.Ε , Αποφάσεις, Γνωματεύσεις και Απαντήσεις από τη ΒτΕ.
Υπαρχιφυλακας ε.α.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:14

Το σχέδιο νόμου το οποίο καταθέσατε σε δημόσια διαβούλευση με ΘΕΜΑ «ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΜΑΚΡΑΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΗΣ 
ΑΔΕΙΑΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ» αφορά και το σύνολο του αστυνομικού προσωπικού που 
υπηρετεί καθημερινά στο δρόμο αντιμετωπίζοντας την βαριά εγκληματικότητα με κίνδυνο της σωματικής τους 
ακεραιότητας.
Με το άρθρο 2 του Ν. 4609 / 2019 αντικαταστηθηκε η παρ. 6 του Ν.Δ. 1400/1973 δίνοντας το δικαίωμα στο 
ενστολο προσωπικό που κρίνεται ανίκανο για την στρατιωτική (ή αστυνομική) υπηρεσία να παραμένει στο 
σώμα σε θέση υπηρεσίας γραφείου μετά από το αίτηση στον Ανώτατο κατά κλάδο Συμβούλιο το οποίο και 
όφειλε να την δεχτεί.
Αρχικά θα ήθελα να σας αναφέρω ότι με το Άρθρο 24 με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΑΝ αυτεπαγγελτα από το σώμα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, από τραύμα που προήλθε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Με τραυματησαν στο καθήκον κατά τη μετάβαση μου σε σήμα που μου είχε δώσει το Κέντρο της Άμεσης Δράσης
για ληστεία σε γνωστό σουπερμάρκετ.
Με το σχέδιο Νόμου που καταθέσατε δίνεται το δικαίωμα στις Υγειονομικές Επιτροπές να αποστρατευσουν το 
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Στρατιωτικό ή Αστυνομικό προσωπικό που υπηρέτησε το Ελληνικό Κράτος επειδή τυγχάνει κάποιας σωματικής 
ανικανότητας ποσό δε μάλλον όταν τον τραυματησαν στο καθήκον.
Αναφερόμενος στο παρόν σχέδιο Νόμου, σε ότι αφορά το προσωπικό της Ελληνικής Αστυνομίας, παραβιάζεται 
η Ισότητα στην εργασία για λόγους αναπηρίας ή μακροχρόνιας πάθησης όπως αυτό αναφέρετε σε Ευρωπαϊκή 
οδηγία που ενσωματώθηκε στο Ν. 4443/2016. Με αποστρατευσαν από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας στα 
31 μου έτη επειδή με τραυματησαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής!
Με το νέο ασφαλιστικό νομοσχέδιο που ψηφίστηκε με το πρώτο μνημόνιο, καταργήθηκε η σύνταξη του 
Δημισιου για όσους εντάσσονται με οποιονδήποτε τροπο στο Δημόσιο από την 01-01-2011. Έτσι με το Ν. 
3865/2010 οι Υπαστυνομοι, Ανθυπολοχαγοι, Αστυφύλακες και το κατώτερο αστυνομικό και στρατιωτικό 
προσωπικό που εισάγονται – κατατάσσονται από την 01.01.2011 και έπειτα στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας
και στις Ένοπλες Δυνάμεις αντίστοιχα, υπάγονται αυτοδικαίως στον κλάδο κύριας σύνταξης του πρώην ΙΚΑ-
ΕΤΑΜ (ΕΦΚΑ) και υπηρετούν με σχέση εργασίας ως Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου (Ν.Π.Ι.Δ.). Αυτό 
σημαίνει ότι οι γνωματεύσεις των Ανωτάτων Υγειονομικών Επιτροπών της Ελληνικής Αστυνομίας και του 
Στρατού ξηράς, δεν έχουν καμία ισχύ για την συνταξιοδοτηση των παθόντων κατά την εκτέλεση διατεταγμένης 
υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Δεν συνταξιοδοτουνται όσοι κατέστησαν ΑΝΙΚΑΝΟΙ για υπηρεσία από το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους ΑΛΛΑ 
από το τοπικό ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό Υποκατάστημα ΕΦΚΑ πλέον) της περιοχής διαμονής του εν αποστρατεία 
Στελέχους. Η δε κρίση σωματικής Ικανότητας για εργασία γίνεται αποκλειστικά και μόνο από το ΚΕΠΑ της 
περιοχής διαμονής του πρώην αστυνομικου ή στρατιωτικού μετά την ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΗ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ.
Οι υπηρεσιακες γνωματεύσεις των αρμοδίων Υγειονομικών Επιτροπών που κρίνουν το ενστολο προσωπικό 
ΑΝΙΚΑΝΟ για υπηρεσία δεν έχουν καμία ισχύ στο ΚΕΠΑ. Όταν εξετάστηκα από το ΚΕΠΑ μου ανέφεραν ότι δεν 
τους αφορούν οι γνωματεύσεις των Υγειονομικών Επιτροπών της Αστυνομίας.
Αποτέλεσμα αυτού να αποστρατευονται στρατιωτικοί και αστυνόμοι από τις Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές 
λόγω Ανικανότητας για υπηρεσία και τα ΚΕΠΑ να τους κρίνουν Ικανούς για εργασία.
Ο τραυματισμός κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, μεταφράζεται στο ΙΚΑ – ΕΤΑΜ ως
ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΑΤΥΧΗΜΑ και ο ενστολος τυγχάνει μεταχείρισης ως ιδιωτικός υπάλληλος και όχι ως ενστολος που 
κρίθηκε παθών κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας. ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΙΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΑΘΩΝΤΕΣ ΚΑΤΑ ΤΗΝ 
ΕΚΤΕΛΕΣΗ ΔΙΑΤΕΤΑΓΜΕΝΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΣΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΡΑΤΟΣ ΝΑ ΤΟΥΣ ΠΕΤΑΝΕ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ. Με δικαστικές 
αποφάσεις κρίθηκε ότι για τον τραυματισμό μου είναι υπαίτιο το Ελληνικό κράτος και η Ελληνική Αστυνομία. 
Για τρία διαβιώνω χωρίς εισόδημα εξαιτίας των γνωματεύσεων των Υγειονομικών Επιτροπών που εφάρμοσαν 
τις παρ. 6 και 8 του άρθρου 24 του Ν. Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε στο σχέδιο νόμου.Με αποστράτευσε η 
Αναθεωρητική Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ επικαλούμενη το άρθρο 24 του Ν.Δ. 1400/1973 που 
επαναφέρετε με το παρών σχέδιο νόμου διατάξεις οι οποίες είχαν καταργηθεί με το άρθρο 2 του Ν. 4609/2019.
Μετά την αποστρατεία μου λόγω τραυματισμού κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 
έγιναν αυτεπαγγελτα από την Ελληνική Αστυνομία (Διεύθυνση Οικονομικής Επιθεώρησης /Τμήμα Συντάξεων) 
διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 31! μου έτη. Λόγω εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το 
έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η γνωμάτευση της Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ –
ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με έκρινε 
για εργατικό ατύχημα και όχι υπηρεσιακο ατύχημα, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την 
αιτιολογία ότι δεν πιστοποιεί ποσοστό Αναπηρίας.
ΕΙΜΑΙ Ο ΠΡΩΤΟΣ ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΕ ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΑ ΣΕ ΑΙΤΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ΜΕ ΤΟ ΝΕΟ 
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ 2010 ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΩΗΝ ΙΚΑ – ΕΤΑΜ.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε ΑΝΙΚΑΝΟ ΓΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ και ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ ΑΛΛΑ το ΚΕΠΑ έκρινε ΙΚΑΝΟ ΓΙΑ
ΕΡΓΑΣΙΑ. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα και για ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ.
Η Αίτηση ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ήταν απορριπτική με αιτιολογία ότι δεν έχω ποσοστό αναπηρίας.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 6 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που θέλετε επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς.
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούς (επίσημα στοιχεία σε ημερίδα υγειονομικών 
αστυνομικων) ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από την ίδρυση του σώματος. Να επισημάνω ότι η 
υπηρεσία διανύει τον δωδέκατο (12) χρόνο από την ίδρυση της. Παρόλα αυτά μετράμε τους περισσότερους 
νεκρούς κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ.
Η κατάργηση των παρ. 7 & 8 του Άρθρου 24 και η μη αντικατάσταση των παρ. 1 & 6 του ίδιου άρθρου περί 
αυτεπαγγελτης αποστρατείας, που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει η κυβέρνηση ως
ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είναι παρόν όλο το 24ωρο για τη 
διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας! Μην αφήνεται στο ΕΛΕΟΣ στρατιωτικούς και αστυνομικούς 
που τραυματιστηκαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας… Είναι το λιγότερο που μπορείτε να κάνετε 
ως ένδειξη σεβασμού.
Στη διάθεσή σας εφόσον επιθυμείτε να σας παραδώσω Δικαστικές Αποφάσεις, Πορίσματα Ανεξάρτητων Αρχών 
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του Ελληνικού Κράτους, Ε.Δ.Ε , Αποφάσεις, Γνωματεύσεις και Απαντήσεις από τη ΒτΕ.
Υπαρχιφυλακας ε.α.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:04 

νική Αστυνομία (Διεύθυνση Οικονομικής Επιθεώρησης /Τμήμα Συντάξεων) διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 
31! μου έτη. Λόγω εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η 
γνωμάτευση της Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα 
ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με έκρινε για εργατικό ατύχημα και 
όχι υπηρεσιακο ατύχημα, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την αιτιολογία ότι δεν πιστοποιεί 
ποσοστό Αναπηρίας.
ΕΙΜΑΙ Ο ΠΡΩΤΟΣ ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΠΟΥ ΥΠΟΒΛΗΘΗΚΕ ΑΥΤΕΠΑΓΓΕΛΤΑ ΣΕ ΑΙΤΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ΜΕ ΤΟ ΝΕΟ 
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ 2010 ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΩΗΝ ΙΚΑ – ΕΤΑΜ.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε ΑΝΙΚΑΝΟ ΓΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ και ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΕΟ ΑΛΛΑ το ΚΕΠΑ έκρινε ΙΚΑΝΟ ΓΙΑ
ΕΡΓΑΣΙΑ. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα και για ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ ΔΡΟΜΟ.
Η Αίτηση ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗΣ ήταν απορριπτική με αιτιολογία ότι δεν έχω ποσοστό αναπηρίας.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 6 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που θέλετε επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς.
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούς (επίσημα στοιχεία σε ημερίδα υγειονομικών 
αστυνομικων) ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από την ίδρυση του σώματος. Να επισημάνω ότι η 
υπηρεσία διανύει τον δωδέκατο (12) χρόνο από την ίδρυση της. Παρόλα αυτά μετράμε τους περισσότερους 
νεκρούς κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ.
Η κατάργηση των παρ. 7 & 8 του Άρθρου 24 και η μη αντικατάσταση των παρ. 1 & 6 του ίδιου άρθρου περί 
αυτεπαγγελτης αποστρατείας, που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει η κυβέρνηση ως
ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είναι παρόν όλο το 24ωρο για τη 
διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας! Μην αφήνεται στο ΕΛΕΟΣ στρατιωτικούς και αστυνομικούς 
που τραυματιστηκαν κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας… Είναι το λιγότερο που μπορείτε να κάνετε 
ως ένδειξη σεβασμού.
Στη διάθεσή σας εφόσον επιθυμείτε να σας παραδώσω Δικαστικές Αποφάσεις, Πορίσματα Ανεξάρτητων Αρχών 
του Ελληνικού Κράτους, Ε.Δ.Ε , Αποφάσεις, Γνωματεύσεις και Απαντήσεις από τη ΒτΕ.
Υπαρχιφυλακας ε.α.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Με την παράγραφο 2 του άρθρου 24 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 01:35 

Με την παράγραφο 2 του άρθρου 24 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 01:54 
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Με την παράγραφο 8 του άρθρου 23 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:06 

Με την παράγραφο 2 του άρθρου 24 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:15 

Με την παράγραφο 2 του άρθρου 24 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

Με την παράγραφο 2 του άρθρου 24 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:18 

Την έντονη αντίθεσή της για τα άρθρα 24 και 25 του σχέδιου νόμου εκφράζει η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), καθώς επανέρχονται σε αυτά 
αναχρονιστικές διατάξεις, οι οποίες, όπως φαίνεται, λειτουργούν «τιμωρητικά» στα Στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων που εμφανίζουν μία σοβαρή χρόνια πάθηση, όπως είναι και ο Σακχαρώδης Διαβήτης!
Πιο συγκεκριμένα, στο άρθρο 23 αναφέρεται στην παράγραφο 8 ότι: «Αν η Επιτροπή αποφανθεί ότι το νόσημα 
του αξιωματικού είναι ανίατο, ο αξιωματικός είναι σωματικώς ανίκανος – αποστρατευτέος και τίθεται σε 
αυτεπάγγελτη αποστρατεία». Επιπλέον, στην παράγραφο 2 του άρθρου 24 αναφέρεται ρητά ότι: «αναλόγως 
της γνωμάτευσης της Επιτροπής εφαρμόζονται οι παρ. 2, 6, 7 και 8 του άρθρου 24».
Σύμφωνα με την ανωτέρω διάταξη λοιπόν, αν ο αξιωματικός κατά τη διάρκεια της θητείας του εμφανίσει 
Σακχαρώδη Διαβήτη, ο οποίος αποτελεί ένα ανίατο νόσημα, τότε κρίνεται ανίκανος και αποστρατεύεται!
Για ποιον λόγο άραγε δε διατηρήθηκε η τροποποίηση που είχε επέλθει στο άρθρο 2 του νόμου 4609/2019;
Ποιος είναι ο λόγος που επανήλθε αυτολεξεί μία ήδη καταργημένη, από το 2019, αναχρονιστική διάταξη του 
1973, η οποία ουσιαστικά, όπως προαναφέρθηκε, «τιμωρεί» όσα Στελέχη εμφανίσουν Σακχαρώδη Διαβήτη 
χωρίς να τους δίνεται η δυνατότητα να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους από άλλη θέση, όπως είναι η υπηρεσία 
εδάφους, η υπηρεσία γραφείου ή η ελαφριά υπηρεσία, αλλά τους οδηγεί χωρίς δεύτερη σκέψη σε 
αποστράτευση και επομένως στην ανεργία;
Οι αρμόδιοι για την τροποποίηση της νομοθεσίας έχουν λάβει υπόψη τους ότι από το ν. δ. 1400/1973 έως τις 
15-12-2022 που αναρτήθηκε το σχέδιο νόμου, υπάρχει και ο νόμος 4609/2019;
Η ΠΟΣΣΑΣΔΙΑ δηλώνει την κάθετη αντίθεσή της στην επαναφορά σε ισχύ αναχρονιστικών διατάξεων που 
αντιβαίνουν στο Ελληνικό Σύνταγμα και στη Διεθνή Σύμβαση των Δικαιωμάτων των Ατόμων με Αναπηρία και 
απαιτεί την κατάργηση των συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών 
διατάξεων του νόμου 4609/2019.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:13 

Με την παράγραφο 2 του άρθρου 24 ουσιαστικά επανέρχονται αναχρονιστικές και άδικες διατάξεις για όσα 
Στελέχη εμφανίσουν κάποιο ανίατο νόσημα όπως είναι ο Σακχαρώδης Διαβήτης. Συντασσόμαστε με την 
πρόταση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.) που έχει ήδη αναρτηθεί και σας έχει γνωστοποιηθεί και απαιτούμε την κατάργηση των 
συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών διατάξεων του νόμου 4609/2019.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:22 

Την έντονη αντίθεσή της για τα άρθρα 24 και 25 του σχεδίου νόμου εκφράζει η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Σωματείων – Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), καθώς επανέρχονται σε αυτά 
αναχρονιστικές διατάξεις, οι οποίες, όπως φαίνεται, λειτουργούν «τιμωρητικά» στα Στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων που εμφανίζουν μία σοβαρή χρόνια πάθηση, όπως είναι και ο Σακχαρώδης Διαβήτης!
Πιο συγκεκριμένα, στο άρθρο 23 αναφέρεται στην παράγραφο 8 ότι: «Αν η Επιτροπή αποφανθεί ότι το νόσημα 
του αξιωματικού είναι ανίατο, ο αξιωματικός είναι σωματικώς ανίκανος – αποστρατευτέος και τίθεται σε 
αυτεπάγγελτη αποστρατεία». Επιπλέον, στην παράγραφο 2 του άρθρου 24 αναφέρεται ρητά ότι: «αναλόγως 
της γνωμάτευσης της Επιτροπής εφαρμόζονται οι παρ. 2, 6, 7 και 8 του άρθρου 24».
Σύμφωνα με την ανωτέρω διάταξη λοιπόν, αν ο αξιωματικός κατά τη διάρκεια της θητείας του εμφανίσει 
Σακχαρώδη Διαβήτη, ο οποίος αποτελεί ένα ανίατο νόσημα, τότε κρίνεται ανίκανος και αποστρατεύεται!
Για ποιον λόγο άραγε δε διατηρήθηκε η τροποποίηση που είχε επέλθει στο άρθρο 2 του νόμου 4609/2019;
Ποιος είναι ο λόγος που επανήλθε αυτολεξεί μία ήδη καταργημένη, από το 2019, αναχρονιστική διάταξη του 
1973, η οποία ουσιαστικά, όπως προαναφέρθηκε, «τιμωρεί» όσα Στελέχη εμφανίσουν Σακχαρώδη Διαβήτη 
χωρίς να τους δίνεται η δυνατότητα να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους από άλλη θέση, όπως είναι η υπηρεσία 
εδάφους, η υπηρεσία γραφείου ή η ελαφριά υπηρεσία, αλλά τους οδηγεί χωρίς δεύτερη σκέψη σε 
αποστράτευση και επομένως στην ανεργία;
Οι αρμόδιοι για την τροποποίηση της νομοθεσίας έχουν λάβει υπόψη τους ότι από το ν. δ. 1400/1973 έως τις 
15-12-2022 που αναρτήθηκε το σχέδιο νόμου, υπάρχει και ο νόμος 4609/2019;
Η ΠΟΣΣΑΣΔΙΑ δηλώνει την κάθετη αντίθεσή της στην επαναφορά σε ισχύ αναχρονιστικών διατάξεων που 
αντιβαίνουν στο Ελληνικό Σύνταγμα και στη Διεθνή Σύμβαση των Δικαιωμάτων των Ατόμων με Αναπηρία και 
απαιτεί την κατάργηση των συγκεκριμένων τροποποιήσεων και τη συνέχιση της ισχύος των σχετικών 
διατάξεων του νόμου 4609/2019.

Άρθρο 25

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:29 

Η αναδρομική, σύμφωνα με το άρθρο 81, ισχύς του άρθρου 25 από 1/3/2022 και η επακόλουθη αύξηση του 
χρόνου διαγράφης και επιστροφή «στα χαρτιά» ενός ε.α. Αξκού από τον πολιτικό βίο – στον οποίο θεωρούσε 
ότι βρισκόταν – στην ενεργό υπηρεσία, ενδέχεται να δημιουργήσει θέματα ακυρότητας πράξεων φορέων 
Δημόσιας Διοίκησης για τις οποίες απαιτείται:
α) εκπλήρωση των στρατιωτικών υποχρεώσεων ή νόμιμη απαλλαγή από αυτές και
β) μη κατοχή έμμισθης θέσης στο Δημόσιο.
Ενδεικτικά αναφέρεται η αποβολή ιδιότητας δικηγόρου και διαγραφή από το Δικηγορικο σύλλογο για όσους 
κατέχουν έμμισθη θέση σε Δημόσια Υπηρεσία (πολιτική ή στρατιωτική), σύμφωνα με το άρθρο 7 του Κώδικα 
Δικηγόρων. Σκεφτείτε τι προβλήματα μπορεί να δημιουργήσει η αναδρομική επαναφορά στην ενεργό υπηρεσία 
ενός στρατιωτικού με πτυχίο Νομικής, ο οποίος εγγράφηκε σε Δικηγορικό Σύλλογο και παρέστη σε Δικαστήριο,
θεωρώντας ότι βρίσκεται σε αποστρατεία.
Δεδομένου ότι η τροποποίηση που επιφέρει το άρθρο 25 γίνεται για να λυθούν ζητήματα των Αξκων που 
συνταξιοδοτούνται και όχι όσων παραιτούνται, προτείνεται η τροποποίηση της περίπτωσης γ) του άρθρου 81 
ως εξής: »

«του άρθρου 25, η ισχύς του οποίου αρχίζει από την 1η.3.2022, με εξαίρεση όσων αποστρατεύτηκαν κατόπιν 
υποβολής αίτησης παραίτησης για τους οποίους η ισχύς του άρθρου αρχίζει από τη δημοσίευση του στην 
Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. «

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:56
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Νομοτεχνικά το ΝΔ 1400 αναφέρεται μόνο σε αξκούς «Περί Καταστάσεως Αξκών», οπότε η παρ. 5 ανήκει σε 
άλλο νομοθέτημα και όχι εδώ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 15:18 

Το άρθρο αυτό εξυπηρετεί το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων που συνταξιοδοτείται (όπως αναφέρεται και 
στην «Ανάλυση Συνεπειών Ρύθμισης»), αλλά παρατείνει για έως ένα μήνα τη διαδικασία διαγραφής του 
προσωπικού που δεν δικαιούται σύνταξη και υποβάλλει αίτηση παραίτησης, σύμφωνα με την παρ. 5 του 
άρθρου 34 του Ν.Δ. 1400/1973.

Συχνά η αίτηση παραίτησης υποβάλλεται επειδή ο στρατιωτικός αποδέχεται μία άλλη θέση στον ιδιωτικό ή 
δημόσιο τομέα για την οποία τίθεται κάποια ορισμένη προθεσμία για την αποδοχή της. Το ισχύον νομοθετικό 
πλαίσιο δεν καθορίζει καμία προθεσμία στη Στρατιωτική Υπηρεσία για τη δημοσίευση του Προεδρικού 
Διατάγματος αποστρατείας, η οποία ακολουθείται από το χρονικό διάστημα των 1-2 μηνών για τη διαγραφή 
που πραγματεύεται το παρόν, υπό διαβούλευση, άρθρο. Η εμπειρία από ανάλογες περιπτώσεις για το Στρατό 
Ξηράς δείχνει ότι η δημοσίευση του ΠΔ αποστρατείας Αξιωματικού μπορεί να γίνει έως και 6 μήνες 
(ενδεχομένως και περισσότερο) μετά την υποβολή της αίτησης παραίτησης από τον ενδιαφερόμενο.

Με το υπό διαβούλευση άρθρο ο χρόνος μετά τη δημοσίευση αυξάνεται από 30 ημέρες σε 1-2 μήνες. Συνολικά 
λοιπόν, η ολοκλήρωση των διαδικασιών παραίτησης δύναται να ξεπεράσει τους 8 μήνες, χρονικό διάστημα που
δεν είναι εύλογο και μπορεί να φέρει σε εξαιρετικά δυσμενή θέση τους στρατιωτικούς που παραιτούνται για να 
αναλάβουν μια νέα θέση εργασίας, η οποία όμως δεν μπορεί να τους «περιμένει» επ΄αόριστον. Ενδεικτικά, η 
μέγιστη προθεσμία που μπορεί να δοθεί σε στρατιωτικό, επιτυχόντα σε διαγωνισμό του ΑΣΕΠ, για ανάληψη 
υπηρεσίας, είναι έως 6 μήνες από την κοινοποίηση σε αυτόν της πράξης διορισμού.

Προτείνεται να τροποποιηθεί καταλλήλως και το άρθρο 34 του ν.δ. 1400/1973 ώστε να τεθεί μέγιστη 
προθεσμία 3-4 μηνών στη Στρατιωτική Υπηρεσία για την ολοκλήρωση δημοσίευσης του Προεδρικού 
Διατάγματος αποστρατείας για όσους υποβάλλουν αίτηση παραίτησης.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:21

 «Διαγραφή αποστρατευόμενων την τελευταία ημέρα του επόμενου μήνα από τη δημοσίευση του προεδρικού 
διατάγματος αποστρατείας τους».

«Άρθρο 25 Διαγραφή αποστρατευόμενων – Τροποποίηση άρθρου 36 ν.δ. 1400/1973

Η εν λόγω ρύθμιση κρίθηκε αναγκαία, ώστε η έναρξη συνταξιοδότησης του προσωπικού των Ενόπλων 
Δυνάμεων που αποστρατεύεται για οποιοδήποτε λόγο, να λαμβάνει χώρα την ημέρα κατά την οποία 
διαγράφηκε, καθώς με το άρθρο 1 του Ν.4554/2018 ορίζεται ότι, το δικαίωμα σύνταξης γήρατος αρχίζει από 
την πρώτη του επόμενου της υποβολής της αίτησης συνταξιοδότησης μήνα.
Εξ αιτίας του Ν.4554/2018, με το υφιστάμενο καθεστώς οι αποστρατευόμενοι για οποιονδήποτε λόγο, 
διαγράφονται από την ενεργό υπηρεσία τριάντα (30) ημέρες μετά τη δημοσίευση του προεδρικού διατάγματος 
αποστρατείας τους και λόγω αυτού προκύπτει «κενός» μη αμειβόμενος χρόνος για το χρονικό διάστημα από 
την ημέρα διαγραφής – αίτησης τους, μέχρι την ημερομηνία έναρξης της συνταξιοδότησης.
Επειδή η ανωτέρω ρύθμιση επιφέρει διόρθωση του ζητήματος, μόνο για τα στελέχη του Υπουργείου Εθνικής 
Άμυνας, παρακαλούμε όπως δρομολογήσετε τις απαιτούμενες διαδικασίες στο εν λόγω σχέδιο νόμου, έτσι ώστε
να συμπεριληφθούν σε αυτό και τα στελέχη του Πυροσβεστικού Σώματος, ήτοι στο επίμαχο άρθρο που 
βρίσκεται υπό τροποποίηση να προστεθεί η παράγραφος 6 ως εξής:
«6. Οι διατάξεις του παρόντος άρθρου εφαρμόζονται και για το Ένστολο Προσωπικό του Πυροσβεστικού 
Σώματος.»
Είμαστε στην διάθεσή σας για οποιαδήποτε περαιτέρω διευκρίνιση.
Σταθόπουλος Δημήτριος Πρόεδρος
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ενώσεων Υπαλλήλων Πυροσβεστικού Σώματος (ΠΟΕΥΠΣ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Το άρθρο αυτό εξυπηρετεί το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων που συνταξιοδοτείται (όπως αναφέρεται και 
στην «Ανάλυση Συνεπειών Ρύθμισης»), άλλα παρατείνει για έως ένα μήνα τη διαδικασία διαγραφής του 
προσωπικού που δεν δικαιούται σύνταξη και υποβάλλει αίτηση παραίτησης, σύμφωνα με την παρ. 5 του 
άρθρου 34 του Ν.Δ. 1400/1973.
Συχνά η αίτηση παραίτησης υποβάλλεται επειδή ο στρατιωτικός αποδέχεται μία άλλη θέση στον ιδιωτικό ή 
δημόσιο τομέα για την οποία τίθεται κάποια ορισμένη προθεσμία για την αποδοχή της. Το ισχύον νομοθετικό 
πλαίσιο δεν καθορίζει καμία προθεσμία στη Στρατιωτική Υπηρεσία για τη δημοσίευση του Προεδρικού 
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Διατάγματος αποστρατείας, η οποία -δημοσίευση- ακολουθείται από το χρονικό διάστημα των 1-2 μηνών για τη
διαγραφή που πραγματεύεται το παρόν, υπό διαβούλευση, άρθρο. Η εμπειρία από ανάλογες περιπτώσεις για 
το Στρατό Ξηράς δείχνει ότι η δημοσίευση σε ΦΕΚ του ΠΔ αποστρατείας Αξιωματικού μπορεί να γίνει έως και 6 
μήνες (ενδεχομένως και περισσότερο) μετά την υποβολή της αίτησης παραίτησης από τον ενδιαφερόμενο.
Με το υπό διαβούλευση άρθρο ο χρόνος μετά τη δημοσίευση αυξάνεται από 30 ημέρες σε 1-2 μήνες. Συνολικά 
λοιπόν, η ολοκλήρωση των διαδικασιών παραίτησης δύναται να ξεπεράσει τους 8 μήνες, χρονικό διάστημα που
δεν είναι εύλογο και μπορεί να φέρει σε εξαιρετικά δυσμενή θέση τους στρατιωτικούς που παραιτούνται ώστε 
να αναλάβουν μια νέα θέση εργασίας, η οποία όμως δεν μπορει να τους «περιμένει» επ΄αόριστον. Ενδεικτικά, 
η μέγιστη προθεσμία που μπορεί να δοθεί σε στρατιωτικό, επιτυχόντα σε διαγωνισμό του ΑΣΕΠ, για ανάληψη 
υπηρεσίας σε θέση στο Δημόσιο, είναι έως 6 μήνες από την κοινοποίηση σε αυτόν της πράξης διορισμού (βλ. 
Κώδικα Υπαλλήλων Δημοσίου).

Προτείνεται να τροποποιηθεί καταλλήλως και το άρθρο 34 του ν.δ. 1400/1973 ώστε να τεθεί μέγιστη 
προθεσμία 3 ή 4 μηνών στη Στρατιωτική Υπηρεσία για την ολοκλήρωση της δημοσίευσης του Προεδρικού 
Διατάγματος αποστρατείας για όσους υποβάλλουν αίτηση παραίτησης.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:55 

Η παράγραφος 3 έρχεται σε αντίθεση με το άρθρο 66 του ν. 4915/2022, στο οποίο άρθρο αναφέρει ότι «Οι 
αξιωματικοί που συμπληρώνουν τα παρακάτω όρια ηλικίας του βαθμού τους αποστρατεύονται μέσα σε έναν (1)
μήνα από τη συμπλήρωση του ορίου ηλικίας».

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:07 

Ενώ με το άρθρο 36 παραγ 4 του Ν 1400/73 η ημερομηνία διαγραφής δεν θεωρείται χρόνος υπηρεσίας, ο ΕΦΚΑ
τη θεωρεί ως χρόνο υπηρεσίας με βάση την πράξη συνταξιοδότησης και καταβάλει σύνταξη στους 
στρατιωτικούς από την επόμενη της ημερομηνίας διαγραφής τους.

Αυτό έχει ως συνέπεια την ημερομηνία διαγραφής τους οι στρατιωτικοί να μην λαμβάνουν ούτε αποδοχές 
ενέργειας(από 70 έως 110 € ανάλογα με το βαθμό αποστρατείας) , ούτε σύνταξης ( από 35 έως 65 € ανάλογα 
με τη δικαιούμενη σύνταξη ).

Ακόμη οι στρατιωτικοί την ημερομηνία διαγραφής τους δεν έχουν ούτε ιατρική -νοσοκομειακή περίθαλψη αφού 
δεν θεωρούνται εν ενεργεία, ούτε συνταξιούχοι.

Προτείνεται να απαλειφθεί το «δεν» απο την παράγραφο 4 του εν λόγω άρθρου που τροποποιεί το άρθρο 36 
του Ν. 1400/73, και η ημερομηνία διαγραφής να θεωρείται χρόνος υπηρεσίας αφού εξάλλου το στέλεχος 
προσέρχεται κανονικά στην υπηρεσία του να παραδώσει βιβλιάρια-ταυτότητες , να διευθετήσει τις τελευταίες 
γραφειοκρατικές διατυπώσεις της αποχώρησης του, να ενημερώσει τον αντικαταστάτη του και να 
αποχαιρετήσει τη Διοίκηση της Μονάδας αλλά και το προσωπικό αυτής στρατιωτικό και πολιτικό.

Σας ευχαριστώ.

Άρθρο 26

 29 Δεκεμβρίου 2022, 02:44

Άρθρο 26
Ανακαλούμενοι στην ενέργεια αξιωματικοί για λόγους υγείας

Στην παρ. 6 αναφέρεται: « Οι ανωτέρω λαμβάνουν τη δικαιούμενη σύνταξη και δεν αποκτούν δικαίωμα 
απόληψης μισθού, παρά μόνο δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία 
στρατιωτικοί»
Η Ε.Α.Α.Σ συμφωνεί με τη διατήρηση της ανάκλησης των ε.α. συναδέλφων όταν αντιμετωπίζουν σοβαρά 
προβλήματα υγείας και της γενικότερης ευαισθησίας που επιδεικνύει το ΥΠΕΘΑ στην άσκηση της κοινωνικής 
του πολιτικής.
Επίσης συμφωνεί στην ανάγκη ύπαρξης ομοιογένειας και κοινής αντιμετώπισης του θέματος από όλα τα 
Επιτελεία.
Επειδή όμως το ζήτημα αφορά εξαιρετικά μικρό αριθμό συναδέλφων οι οποίοι όταν αντιμετωπίζουν σοβαρά 
προβλήματα υγειονομικής φύσεως προσφεύγουν στην Υπηρεσία και επειδή όταν ένας συνάδελφος ασθενεί 
βαριά, απαιτείται η κάλυψη επιπλέον οικονομικών υποχρεώσεων που δημιουργούνται μη δυναμένων να 
καλυφθούν από την ήδη πολλαπλώς περικοπείσα σύνταξη , η Ε.Α.Α.Σ. προτείνει η παρ. 6 του άρθρου 26 να 
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τροποποιηθεί όπως κατωτέρω:
« Οι ανωτέρω λαμβάνουν το δικαιούμενο εκ του βαθμού ανάκλησής τους μισθό των αντιστοίχων ε.ε 
συναδέλφων τους με δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία 
στρατιωτικοί, χωρίς αυτό να δημιουργεί επιπλέον συνταξιοδοτικά δικαιώματα ή οποιαδήποτε προσαύξηση στις 
συντάξιμες αποδοχές που ελάμβανε ο αιτούμενος προ της ανακλήσεως του στην ενέργεια »

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:32 

Άρθρο 26

Ανακαλούμενοι στην ενέργεια αξιωματικοί για λόγους υγείας
Στην παρ. 6 αναφέρεται: « Οι ανωτέρω λαμβάνουν τη δικαιούμενη σύνταξη και δεν αποκτούν δικαίωμα 
απόληψης μισθού, παρά μόνο δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία 
στρατιωτικοί»

Συμφωνούμε με τη διατήρηση της ανάκλησης των ε.α. συναδέλφων όταν αντιμετωπίζουν σοβαρά προβλήματα 
υγείας και της γενικότερης ευαισθησίας που επιδεικνύει το ΥΠΕΘΑ στην άσκηση της κοινωνικής του πολιτικής.

Επίσης συμφωνούμε στην ανάγκη ύπαρξης ομοιογένειας και κοινής αντιμετώπισης του θέματος από όλα τα 
Επιτελεία.

Επειδή όμως το ζήτημα αφορά εξαιρετικά μικρό αριθμό συναδέλφων οι οποίοι όταν αντιμετωπίζουν σοβαρά 
προβλήματα υγειονομικής φύσεως προσφεύγουν στην Υπηρεσία και επειδή όταν ένας συνάδελφος ασθενεί 
βαριά, απαιτείται η κάλυψη επιπλέον οικονομικών υποχρεώσεων που δημιουργούνται μη δυναμένων να 
καλυφθούν από την ήδη πολλαπλώς περικοπείσα σύνταξη, προτείνουμε η παρ. 6 του άρθρου 26 να 
τροποποιηθεί όπως κατωτέρω:

« Οι ανωτέρω λαμβάνουν το δικαιούμενο εκ του βαθμού ανάκλησής τους μισθό των αντιστοίχων ε.ε 
συναδέλφων τους με δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία 
στρατιωτικοί, χωρίς αυτό να δημιουργεί επιπλέον συνταξιοδοτικά δικαιώματα ή οποιαδήποτε προσαύξηση στις 
συντάξιμες αποδοχές που ελάμβανε ο αιτούμενος προ της ανακλήσεως του στην ενέργεια »

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:45 

Ανακαλούμενοι στην ενέργεια αξιωματικοί για λόγους υγείας

Στην παρ. 6 αναφέρεται: « Οι ανωτέρω λαμβάνουν τη δικαιούμενη σύνταξη και δεν αποκτούν δικαίωμα 
απόληψης μισθού, παρά μόνο δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία 
στρατιωτικοί»
Η Ε.Α.Α.Σ συμφωνεί με τη διατήρηση της ανάκλησης των ε.α. συναδέλφων όταν αντιμετωπίζουν σοβαρά 
προβλήματα υγείας και της γενικότερης ευαισθησίας που επιδεικνύει το ΥΠΕΘΑ στην άσκηση της κοινωνικής 
του πολιτικής.
Επίσης συμφωνεί στην ανάγκη ύπαρξης ομοιογένειας και κοινής αντιμετώπισης του θέματος από όλα τα 
Επιτελεία.
Επειδή όμως το ζήτημα αφορά εξαιρετικά μικρό αριθμό συναδέλφων οι οποίοι όταν αντιμετωπίζουν σοβαρά 
προβλήματα υγειονομικής φύσεως προσφεύγουν στην Υπηρεσία και επειδή όταν ένας συνάδελφος ασθενεί 
βαριά, απαιτείται η κάλυψη επιπλέον οικονομικών υποχρεώσεων που δημιουργούνται μη δυναμένων να 
καλυφθούν από την ήδη πολλαπλώς περικοπείσα σύνταξη , η Ε.Α.Α.Σ. προτείνει η παρ. 6 του άρθρου 26 να 
τροποποιηθεί όπως κατωτέρω:

« Οι ανωτέρω λαμβάνουν το δικαιούμενο εκ του βαθμού ανάκλησής τους μισθό των αντιστοίχων ε.ε 
συναδέλφων τους με δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία 
στρατιωτικοί, χωρίς αυτό να δημιουργεί επιπλέον συνταξιοδοτικά δικαιώματα ή οποιαδήποτε προσαύξηση στις 
συντάξιμες αποδοχές που ελάμβανε ο αιτούμενος προ της ανακλήσεως του στην ενέργεια »

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:13 

Δεδομένου ότι η ανάκληση γίνεται για λόγους υγείας, πρέπει να ληφθεί υπόψη ότι υπάρχουν πρόσθετα έξοδα 
για τον ίδιο και την οικογένειά του. Η ανάκληση στην ενεργό υπηρεσία, λαμβάνοντας όμως τη δικαιούμενη 
σύνταξη χωρίς δικαίωμα απόληψης μισθού, παρά μόνο δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία 
μόνιμοι από την εφεδρεία στρατιωτικοί, δεν μπορεί να καλύψει τα πρόσθετα έξοδα που σίγουρα υπάρχουν.

Προτείνεται να προβλεφθεί ένα ειδικό πρόσθετο επίδομα, που θα αναπληρώνει την διαφορά μεταξύ μισθού και 
σύνταξης και θα χορηγείται μόνο για το διάστημα που θα ισχύει η ανάκληση στην ενεργό υπηρεσία.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:25 

ΓΙΑ ΤΕΚΜΗΡΙΩΣΗ ΕΝΔΕΙΚΤΙΚΑ ΒΛ. ΒΗΜΑ 18-12-2022:
Ουρές για χημειοθεραπείες, καθυστερήσεις στα χειρουργεία, απουσία ψυχολογικής υποστήριξης, τεράστια 
έξοδα και φάρμακα από το… εξωτερικό καθιστούν τη ζωή των καρκινοπαθών και των οικείων τους μια 
ατέλειωτη οδύσσεια
Γαλάνης Δημήτρης
18.12.2022, 06:00

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:52 

Άρθρο 26 Ανακαλούμενοι στην ενέργεια αξιωματικοί για λόγους υγείας – Τροποποίηση παρ. 6 άρθρου 66 ν.δ. 
1400/1973
Στην παρ. 6 του άρθρου 66 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 114) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) γίνονται νομοτεχνικές 
βελτιώσεις, β) προστίθεται νέο δεύτερο εδάφιο, γ) στο τρίτο εδάφιο οι λέξεις «των ανωτέρω» αντικαθίσταται 
από τη λέξη «τους» και η παρ. 6 διαμορφώνεται ως εξής:
«6. Πλέον των προαναφερομένων κατ’ εξαίρεση και μόνο για σοβαρές ασθένειες, μετά από γνωμάτευση της 
αρμόδιας κατά Κλάδο Ανώτατης Υγειονομικής Επιτροπής, ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας, με απόφασή του, μπορεί
να ανακαλεί στην ενεργό υπηρεσία, κατόπιν πρότασης του Αρχηγού Γενικού Επιτελείου του οικείου Κλάδου ή 
του Αρχηγού Γ.Ε.ΕΘ.Α., προκειμένου περί αξιωματικών Κοινών Σωμάτων, ως μονίμους από την εφεδρεία, 
απόστρατους αξιωματικούς ανεξαρτήτως ορίου ηλικίας και εγγραφής αυτών στα στελέχη της εφεδρείας. Οι 
ανωτέρω λαμβάνουν τη δικαιούμενη σύνταξη και δεν αποκτούν δικαίωμα απόληψης μισθού, παρά μόνο 
δικαίωμα υγειονομικής περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία στρατιωτικοί, σύμφωνα με την 
περ. γ΄ του άρθρου 1 του ν.δ. 154/1975 (Α΄ 185). Η απόλυσή τους ενεργείται με απόφαση του Υπουργού 
Εθνικής Άμυνας μετά από πρόταση του κατά τα ανωτέρω αρμόδιου Αρχηγού του οικείου Κλάδου ευθύς ως 
εκλείψουν οι λόγοι, για τους οποίους ανακλήθηκαν.».

Παρατηρήσεις: η επιδίωξη να μην λαμβάνουν μισθό [π.χ. για ένα εξάμηνο] ενώ λόγω της σοβαρής τους 
ασθένειας έχουν ήδη προβεί [μέχρι να ανακληθούν] σε πληρωμές νοσηλειών, ιατρών, κλπ, θεωρείται 
«πρόχειρη», μη-συναδελφική και ατεκμηρίωτη. Δηλαδή θα λαμβάνουν σύνταξη και θα είναι σε καθεστώς 
ενέργειας ;; Συνταξιούχοι ε.ε.ε λοιπόν ! Παρακαλώ για την διαγραφή του συγκεκριμένου άρθρου … καθώς 
εκθέτει όλους που συμμετείχαν στη σύνταξη αυτής της νομοθετικής πρότασης …

Άρθρο 27

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Παρακαλώ όπως συμπεριληφθεί και διάταξη η οποία ως ανταμοιβή, για όλους τους στρατευσιμους πολίτες , να 
προβλέπει την αναγνώριση της Στρατιωτικής θητείας , ως συνταξιμος χρόνος χωρίς εξαγορά , αλλά δωρεάν .

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:14 

Κυριε Υπουργε,
χαρακτηρίζετε «πορους υπερ Ταμειων¨τις επιπρόσθετες εισφορες των ΕΜΘ.Απο την αλλη ανεβαζετε 
σκανδαλωδως τα μερισματα των Ανωτατων και επισης τροποποιειτε με ΚΥΑ τον Οκτ. 2022 τη χορηγηση του 
ΒΟΕΑ για τα παιδια.Ο καθε σκεπτομενος ανθρωπος αντιλαμβανεται οτι οι επιπροσθετες εισφορες των ΕΜΘ στα 
Μετοχικά Ταμεια και τους Ειδικους Λογαριασμους, πανε στα μερισματα των ανωτάτων όπως απο 1 Ιαν.2023 θα 
πανε και τα πετσοκομενα ΒΟΕΑ των παιδιων μας.Με αυτες τις ανοησίες θα σωθουν τα Μετοχικα Ταμεια;Αληθεια
ποιοι φωστηρες σας κάνουν τέτοιες εισηγήσεις και εσεις τις κάνετε δεκτες;Κριμα,πολυ κριμα!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:37 
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Να αναγνωρίζεται( για σύνταξη) ο χρόνος της στρατιωτικής θητείας αλλά χωρίς εξαγορά. Δωρεάν.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:26 

Ευχαριστούμε που μας δίδεται η ευκαιρία να εκφράσουμε τις γνώμες μας για το νομοσχέδιο.
Το να χαρακτηρίζονται οι εισφορές των ΕΜΘ πρώην ΟΠΥ με έναν νόμο του 1974 πόροι κοινωνικοί υπέρ ταμείων
μπορεί να είναι «νόμιμο» είναι όμως ηθικό; Δεν υπάρχει καμία σχέση μεταξύ των εθελοντών που μνημονεύονται
στο νόμο αυτό με τους μετέπειτα ΟΠΥ/ΕΠΥ. Οι ΕΜΘ υποχρεούνται με την καταβολή υπέρ ΕΛΟΑ επιπρόσθετης 
κράτησης 2% και μάλιστα επί των ισχυόντων αποδοχών τους την στιγμή που υποβάλουν την αίτηση τους, όταν 
πλήρωναν ακριβώς τις ίδιες εισφορές υπέρ ΕΛΟΑ (4%) από τις αποδοχές τους όπως και οι υπόλοιποι 
στρατιωτικοί.
Επίσης είναι ανήθικο ότι δεν επιστρέφονται οι διπλές εισφορές των ΕΜΘ προς τα Μετοχικά Ταμεία για τα 5 έτη 
που υπηρέτησαν σαν ΟΠΥ. Οι ΟΠΥ πλήρωναν ταυτόχρονα εισφορές υπέρ Μετοχικών Ταμείων και εισφορές 
υπέρ ΙΚΑ ΕΤΑΜ για κανονική και επικουρική ασφάλιση. Επίσης ένας μεγάλος αριθμός ΟΠΥ κατέβαλε για 
ασφαλιστικές εισφορές στο ΙΚΑ βαρέα ένσημα. Γιατί τα 1500 βαρέα ένσημα που έχουμε οι συγκεκριμένοι ΕΜΘ 
ισοσταθμίζονται με τα απλά ένσημα των υπολοίπων ΕΜΘ για την μετατροπή τους σε σύνταξη δημοσίου και δεν 
μας επιστρέφεται η διαφορά ή να αυξηθεί ο συνταξιοδοτικός χρόνος τους εάν δεν προβλέπεται επιστροφή των 
εισφορών;
Είναι λάθος που παρακρατούν τα Μετοχικά ταμεία τις εισφορές των ΕΜΘ στο ΙΚΑ ΕΤΕΑΜ για επικουρική 
ασφάλιση. Προσφέρουν τα Μετοχικά Ταμεία επικουρικές συντάξεις; Και αν όχι γιατί δεν προσαυξάνονται 
αναλογικά τα μερίσματα; Το 2014 ο τότε Αν. Υπουργός Οικονομικών και σημερινός Υπουργός Οικονομικών κ. 
Σταικούρας βλέποντας την υφιστάμενη αδικία κατέβαζε διάταξη στη Βουλή που επίλυε το πρόβλημα αυτό, δεν 
πρόλαβε όμως να ψηφιστεί στην Ολομέλεια λόγω της προκήρυξης εκλογών. Αν και έχουν περάσει οκτώ χρόνια 
από τότε, ιδού η ευκαιρία τώρα να ολοκληρώσει την ενέργεια του αυτή, η οποία μάλιστα δεν έχει 
δημοσιονομικό κόστος στον προϋπολογισμό.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:49 

ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΤΡΑΤΕΥΣΙΜΟΥΣ ΠΟΛΙΤΕΣ, ΝΑ ΑΝΑΓΝΩΡΙΖΕΤΑΙ (ΓΙΑ ΣΥΝΤΑΞΗ) Ο ΧΡΟΝΟΣ ΤΗΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΗΣ 
ΤΟΥΣ ΘΗΤΕΙΑΣ ΑΛΛΑ ΧΩΡΙΣ ΕΞΑΓΟΡΑ. ΔΩΡΕΑΝ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 17:45 

Απαιτείται στο νέο νόμο προς ψήφιση να αποκατασταθεί το αίσθημα περί δικαίου των μονίμων Αξιωματικών-
Υπαξιωματικών(πρώην ΟΠΥ-ΕΠΥ)στην κατάργηση της κράτησης του 2% ως προς το εφάπαξ, που βασίζεται σε 
έναν νόμο κατά τον οποίο δεν υπήρχε ακόμα ο θεσμός των ΟΠΥ-ΕΠΥ, ονομάζοντάς τον κοινωνικό πόρο. Ο 
κοινωνικός πόρος μπορεί να δοθεί απο κάποιον που έχει τη δυνατότητα να το κάνει και να υπάρχει η θέληση 
του ιδίου και όχι αυθαίρετα να απομυζούν τις δικές μου κρατήσεις χωρίς κανένα όφελος προς εμένα.
Απαιτείται στο νέο νόμο προς ψήφιση να αποκατασταθεί το αίσθημα περί δικαίου των μονίμων Αξιωματικών-
Υπαξιωματικών(πρώην ΟΠΥ-ΕΠΥ)στην επιστροφή των παράνομων κρατημένων διπλών εισφορών προς το Ι.Κ.Α.
ή την συμψήφιση αυτών για
αναγνώριση ως μετοχική σχέση(εφάπαξ-μετοχή) και την μη παράνομη παρακράτηση του 2% απο τα μετοχικά 
ταμεία.
Για να δούμε θα εφαρμοστεί στην δικιά μας περίπτωση, το μότο » ήταν δίκαιο και έγινε πράξη»;

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:27 

Να επιστραφεί σε ολους τους ΕΜΘ το ποσό που τους παρακρατηθηκε απο το εφάπαξ τους ως επιπρόσθετη 
εισφορα 2% υπερ ΕΛΟΑ.Ειναι δυνατον οι εισφορες που καταβαλαμε να χαραχτηριζονται κοινωνικοι ποροι;Δεν 
εχουν καταργηθει αλλωστε ολοι οι κοινωνικοι ποροι;Γιατι παρακρατουνται μονο απο τους ΕΜΘ με ενα νομο της
χουντας;

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 
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Παρακαλώ να ξαναδείτε την πρόσθετη εισφορά του 2% διότι θεωρώ άδικο να μου κρατηθούν χρήματα απ’ το 
εφαπαξ ενώ τα έχω ήδη καταβάλει…Άδικο και καταχρηστικό στην ήδη μη βιώσιμη
Οικονομική κατάσταση να εισπράττουμε και αυτή την αδικία..Δίκαιο είναι να την καταργήσετε και σε όσους 
παρακρατηθηκε να αποδοθεί κάπου αλλού..

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

κ. Υπουργέ, δείτε πάλι το εν λόγω άρθρο, το οποίο σε συνδυασμό με το άρθρο 30 φαντάζει με αυτό που λέει ο 
λαός «βοηθάμε φτωχέ μου να μην σου μοιάσω». Τουλάχιστον αφού δεν επιστρέφονται οι διπλές κρατήσεις να 
προσμετρηθούν ως χρόνος μετοχικής σχέσης.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Αξιότιμε Υπουργέ είναι άδικο να μην δίνεται δεύτερη εξαγοράσιμη πενταετία (5+5) στα στελέχη που όντως 
υπηρετούν η υπηρέτησαν πράγματι σε πολεμικές Μονάδες και δικαιούνται πραγματικά τα πέντε εξαγορασιμα 
πολεμικά χρόνια.Δεν μπορεί κάποια στελέχη να είναι συνεχώς σε πραγματικές εικοσιτετράωρες ασκήσεις και 
να έχουν το ίδιο όφελος με κάποια στελέχη που βρίσκονται όλα τα χρόνια σε ένα γραφείο. Πραγματικά δώστε 
λίγο προσοχή πάνω σε αυτή τη ρύθμιση γιατί είναι μεγάλη αδικία.Θα πρέπει και τα στελέχη ενόπλων δυνάμεων
να έχουν την δυνατότητα κάποια στιγμή επιτέλους να μπορούν να αναγνωρίζουν τα τέκνα ως συνταξιμα χρόνια
υπηρεσίας.Οι ρυθμίσεις αυτές είναι υπέρ του προϋπολογισμού του Κράτους αφού θα υπάρχουν εισφορές

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:32 

Ευχαριστούμε που μας δίδεται η ευκαιρία να εκφράσουμε τις γνώμες μας για το νομοσχέδιο.
Το να χαρακτηρίζονται οι εισφορές των ΕΜΘ πρώην ΟΠΥ με έναν νόμο του 1974 πόροι κοινωνικοί υπέρ ταμείων
μπορεί να είναι «νόμιμο» είναι όμως ηθικό; Δεν υπάρχει καμία σχέση μεταξύ των εθελοντών που μνημονεύονται
στο νόμο αυτό με τους μετέπειτα ΟΠΥ/ΕΠΥ. Οι ΕΜΘ υποχρεούνται με την καταβολή υπέρ ΕΛΟΑ επιπρόσθετης 
κράτησης 2% και μάλιστα επί των ισχυόντων αποδοχών τους την στιγμή που υποβάλουν την αίτηση τους, όταν 
πλήρωναν ακριβώς τις ίδιες εισφορές υπέρ ΕΛΟΑ (4%) από τις αποδοχές τους όπως και οι υπόλοιποι 
στρατιωτικοί.
Επίσης είναι ανήθικο ότι δεν επιστρέφονται οι διπλές εισφορές των ΕΜΘ προς τα Μετοχικά Ταμεία για τα 5 έτη 
που υπηρέτησαν σαν ΟΠΥ. Οι ΟΠΥ πλήρωναν ταυτόχρονα εισφορές υπέρ Μετοχικών Ταμείων και εισφορές 
υπέρ ΙΚΑ ΕΤΑΜ για κανονική και επικουρική ασφάλιση. Επίσης ένας μεγάλος αριθμός ΟΠΥ κατέβαλε για 
ασφαλιστικές εισφορές στο ΙΚΑ βαρέα ένσημα. Γιατί τα 1500 βαρέα ένσημα που έχουμε οι συγκεκριμένοι ΕΜΘ 
ισοσταθμίζονται με τα απλά ένσημα των υπολοίπων ΕΜΘ για την μετατροπή τους σε σύνταξη δημοσίου και δεν 
μας επιστρέφεται η διαφορά ή να αυξηθεί ο συνταξιοδοτικός χρόνος τους εάν δεν προβλέπεται επιστροφή των 
εισφορών;
Είναι λάθος που παρακρατούν τα Μετοχικά ταμεία τις εισφορές των ΕΜΘ στο ΙΚΑ ΕΤΕΑΜ για επικουρική 
ασφάλιση. Προσφέρουν τα Μετοχικά Ταμεία επικουρικές συντάξεις; Και αν όχι γιατί δεν προσαυξάνονται 
αναλογικά τα μερίσματα; Το 2014 ο τότε Αν. Υπουργός Οικονομικών και σημερινός Υπουργός Οικονομικών κ. 
Σταικούρας βλέποντας την υφιστάμενη αδικία κατέβαζε διάταξη στη Βουλή που επίλυε το πρόβλημα αυτό, δεν 
πρόλαβε όμως να ψηφιστεί στην Ολομέλεια λόγω της προκήρυξης εκλογών. Αν και έχουν περάσει οκτώ χρόνια 
από τότε, ιδού η ευκαιρία τώρα να ολοκληρώσει την ενέργεια του αυτή, η οποία μάλιστα δεν έχει 
δημοσιονομικό κόστος στον προϋπολογισμό.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:33 

ΚΑΛΗΜΕΡΑ ΣΑΣ,

Οι ΕΜΘ δυστυχως έχουν πληρώσει διπλές ασφαλιστικες εισφορές, ανευ λόγου, ενώ πλήρωναν για βαρέα και 
ανθυγιεινά ένσημα στο ΙΚΑ χωρίς αντίκρισμα όπως φαίνεται πλήρωναν ταυτόχρονα και στο υπεθα ασφάλιση..

ΜΙΑ ΠΟΛΥ ΚΑΛΉ ΠΡΟΤΑΣΗ ΚΑΙ ΕΙΣΉΓΗΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΆΡΘΡΟ ΕΊΝΑΙ ΟΤΙ
θα μπορούσαν τα διπλά ένσημα πού πλήρωσαν στο ΙΚΑ πολύ ακριβά, να μετράνε ως δίπλα συνταξιμα έτη 
εφόσον είναι διπλό πληρωμένα..

ευχαριστώ πολύ
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:04 

Το να χαρακτηρίζονται «ποροι υπερ ταμειων»οι εισφορές των ΕΜΘ πρώην ΟΠΥ με έναν νομο του 
1974,χρονολογια που ούτε καν υπήρχαν οι ΟΠΥ είναι εντελώς απαράδεκτο.Με ποια λογική οι ΕΜΘ 
επιβαρυνονται με την επιπροσθετη κρατηση 2% υπερ ΕΛΟΑ απο την στιγμη που πληρωναν ακριβως τις ιδιες 
εισφορες υπερ ΕΛΟΑ οπως και ολοι οι υπολοιποι στρατιωτικοι;Οι ΕΜΘ θα σωσουν τα ταμεια;Πλωρωνει ο 
πλουσιος ΟΠΥ για το εφαπαξ του φτωχου ανωτατου;Οπως επισης αισχρο ειναι οτο τι δεν επιστρεφονται οι 
διπλες εισφορες των ΕΜΘ προς τα Μετοχικα Ταμεια για τα 5 ετη που υπηρετησαν σαν ΟΠΥ!!!Οι ΟΠΥ πληρωναν 
κανονικα εισφορες υπερ Μετοχικων Ταμειων και τους παρακρατηθηκε παρανομως η εισφορα υπερ ΙΚΑ ΕΤΑΜ 
που για το ιδιο διαστημα πληρωναν για επικουρικη ασφαλιση!!!Με ποιο δικαιωμα παρακρατουν τα Μετοχικα 
ταμεια εισφορες των ΕΜΘ για επικουρικη ασφαλιση;Προσφερουν τα Μετοχικα Ταμεια επικουρικες 
συνταξεις;Και ολα αυτα οταν για το ιδιο χρονικο διάστημα καταβάλλονταν κανονικά οι προβλεπομενες 
εισφορες;Τι αλλαξε απο το 2014 που ο τοτε Αν.Υπουργος Οικονομικων και σημερινος Υπουργος Οικονομικων 
κ.Σταικουρας της κυβερνησης σας κατέβασε την διάταξη στη Βουλη που επίλυε το πρόβλημα αυτο και απλα δεν
προλαβε να ψηφιστει στην Ολομέλεια λόγω αλλαγής της πολιτικής κατάστασης ιδια κυβέρνηση δεν ειστε;Απο 
που και ως που «κοινωνικοί ποροι» οι εισφορές των ΕΜΘ;

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:57 

Αν είναι να κρατηθούν οι διπλές εισφορές τότε θα πρέπει να επιστραφούν και οι διπλές εισφορές της 
πενταετίας των ΕΜΘ (ΙΚΑ- ΔΗΜΌΣΙΟ) οι οποίες με τη λήξη της αντί να δοθούν στους δικαιούχους αποδόθηκαν 
αδίκως στα μετοχικά ταμεία. Ευχαριστώ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:01 

Μπραβο στον κ Υπουργό και το επιτελείο για το βαθμολογικό των ΕΜΘ ελπίζουμε ο βαθμός του υπλγου να 
αποδίδεται στα 31 έτη υπηρεσίας…

Θα θέλαμε όμως Να δωσετε την δυνατότητα για εξαγορά δεύτερης μαχιμης πενταετίας σε λους όσους ήταν σε 
μαχιμες μονάδες εφόσον πλέον όλοι μπορούν και εξαγοραζουν την 5ετια..

Είναι επίσης ευκαιρία για την εξαγορά τής τριετίας ως συνταξιμης σε όλους όσους κατεταγησαν μέχρι και το 
έτος 2000….

Τέλος πρέπει να μπορούνε και οι στρατιωτικοι να αναγνωρισουνε και κάθε τέκνο ως συνταξιμο για 1,5 έτος 
όπως γίνεται για όλους τους δημόσιους υπαλλήλους..

Σε ότι αφορά το ΙΚΑ πρέπει να επιστραφούν οι παρα πολλές ασφαλιστικές επιπλέον κρατήσεις, δεν γίνεται να 
έχουν πληρώσει οι στρατιωτικοί διπλές εισφορές…

Σάς ευχαριστώ πολύ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:03 

για τα 5 χρονια ως ΕΠΥ πληρωσαμε διπλες εισφορες σε ΙΚΑ και ΜΤΣ χωρις να μας επιστραφουν τα λεφτα αλλα 
και ουτε να προστεθουν ως συνταξημες και οι δυο αυτες κρατησεις.
Τωρα πρεπει να πληρωσουμε και αλλα λεφτα απο το εφαπαξ ?
Να αλλαξει αμεσα ο νομος και να καταργηθει η προσθετη εισφορα στους ΕΜΘ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 17:43

Απαράδεκτο σκέτη ληστεία αυτά τα χρήματα τα έχουμε πληρώσει και παράνομα χαρακτηρίστηκαν κοινωνικοί 
πόροι ντροπή να καλούμαστε να τα ξαναπληρώσουμε . Παρακαλώ να αποσυρθεί αυτό το άρθρο

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:43 

ΠΡΟΤΑΣΗ
Οι παράγραφοι 1, 2 και 3 του άρθρου 15 του Ν.2936/2001 αντικαθίστανται σωρευτικά
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ως εξής:
«Οι μη μονιμοποιηθέντες Εθελοντές/Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 (ΦΕΚ 160 Α’), οι Εθελόντριες του 
Ν.705/1977 (ΦΕΚ 279 Α’), οι Εθελοντές/Εθελόντριες Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989 (ΦΕΚ 112 Α’, 
άρθρο 13) προελεύσεως Εθελοντών/Εθελοντριών
Πενταετούς Υπηρεσίας (ΕΠΥ) του Ν.1513/1985 (ΦΕΚ 12 Α’), καθώς και οι μονιμοποιηθέντες ΕΜΘ του 
Ν.3885/2010 (ΦΕΚ 167 Α’, άρθρο 69), καθίστανται από την πρόσληψή τους σ’
αυτές, μέτοχοι των Μετοχικών Ταμείων και των Ταμείων Αλληλοβοηθείας των Κλάδων των
Ενόπλων Δυνάμεων (ΕΔ), χωρίς την καταβολή οιασδήποτε πρόσθετης κράτησης. Ο χρόνος
στρατιωτικής υπηρεσίας, από την πρόσληψή τους στις ΕΔ μέχρι τη δημοσίευση του
παρόντος νόμου κι έκτοτε, αναγνωρίζεται απαρέγκλιτα ως χρόνος μετοχικής σχέσης στα
προαναφερόμενα Ταμεία, χωρίς την καταβολή οιασδήποτε πρόσθετης κράτησης. Σε αυτούς,
εφαρμόζονται αναλογικά οι διατάξεις της παραγράφου 4 του άρθρου 11».

Η παραπάνω πρόταση επιλύει όλα τα ζητήματα που αφορούν τους Εθελοντές όλων των προελεύσεων. 
Άλλωστε, οι μοναδικοί που πλήρωσαν το μάρμαρο είναι οι ΕΠΥ-ΕΜΘ. Οι υπόλοιποι δεν πλήρωσαν τίποτα, ΠΟΤΕ
και τα έχουν πάρει όλα (Βαθμούς, Εφάπαξ, Οικονομικές διαφορές κλπ κλπ). Αυτό αποτελεί διάκριση. Αφενός 
διορθώνει το γεγονός η ΠΑ δεν δέχονταν αιτήσεις συναδέλφων μετά την αποστρατεία, με αποτέλεσμα αυτοί να 
μη ελάμβαναν εφάπαξ αλλά επιστροφές εισφορών, αφετέρου νομοθετεί μια διαδικασία η οποία προστατεύει 
περισσότερο τα Ταμεία Αλληλοβοήθειας παρά τους Μετόχους. Βέβαια, προστατεύει τους μεγαλομετόχους των 
Ταμείων, και σίγουρα όχι αυτούς που πλήρωσαν το μάρμαρο. Λογικό ακούγεται όλο αυτό, για μια Κυβέρνηση 
που υποστηρίζει το κεφάλαιο, όμως δεν σημαίνει ότι είναι και δίκαιο. Απλώς μας θυμίζει ότι αφορά παιδιά ενός
κατώτερου Θεού.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:04

Άδικο. Πάλι οι φτωχοί ΕΜΘ θα πληρώσουν για τα λάθη των ταμείων. Τι εισφορές για τα ταμεία είχαν οι 
συνάδελφοι προ του 1990; Τι εισφορές έχουν οι νεώτεροι συνάδελφοι από τις παραγωγικές τα δύο, τρία και 
τέσσερα που είναι σπουδαστές; Εμείς πληρώσαμε και με το παραπάνω.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:37 

Τα χρήματα αυτά έχουν ήδη πληρωθεί κύριοι δεν χρωστάμε σε κανέναν τίποτα εσείς μας χρωστάτε.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:01 

Εξι + μισό χρόνια στο ΙΚΑ, πλήρωσα διπλάσιες ασφαλιστικές κρατήσεις αφού με ενέταξαν στα βαρέα και 
ανθυγιεινά,χωρίς να έχω καμία ευεργετική παροχή από αυτό,ενώ παράλληλα πλήρωνα κανονικά τις εισφορές 
μου για το εφαπαξ. Αντί λοιπόν να μου επιστραφεί ένα μεγάλο ποσό, κατά τη διαδικασία μετάβασης στο 
Δημόσιο, βαφτίστηκαν και οι εισφορές μου για το εφαπαξ,σε πόρο υπέρ κοινωνικής αλληλεγγύης.
Που το έχετε ξαναδεί αυτό κύριοι συντάκτες του εν λόγω νομοσχεδίου;;
Έχει εφαρμοστεί κάτι τέτοιο σε άλλη επαγγελματική ομάδα;;
Γιατί μας απαξιώνεται συνεχώς, ασελγώντας στις μισθολογικές μας παροχές;;
Παράλληλα και εντελώς παράλογα το εν λόγω άρθρο μας ζητάει να πληρώσουμε πάλι το 2%.
Κύριοι σας ζητώ να έρθετε για λίγο στη θέση μας για να δείτε πως αισθανόμαστε.
Γιαυτό παρακαλώ, την άμεση κατάργηση του συγκεκριμένου άρθρου και αναγνώριση των κρατήσεων μας, για 
το διάστημα που ήμασταν στο ΙΚΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:00 

Να αποσυρθεί άμεσα η διάταξη τα χρήματα αυτά τα έχω πληρώσει και με χαρακτήρισαν ως Πόρο. Γιατί να μην 
πληρώσω το 2% πάλι από το εφάπαξ μου ? Δεν σας φτάνουν τα 16.000 ευρώ που χάνω από το εφάπαξ μου διότι
εφαρμόσατε το Άρθρο 25 του Ν.4387/2016 ? Πόσο ελλημματικό είναι το ΜΤΣ Τελικά?

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:17
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Τα διπλοπληρωμενα γινανε πλεων νομιμα και με νομο!!!!!Αυτα δεν ειναι που ειχαν γινει κοινωνικοι ποροι των 
ταμειων!!!!Απορω τι κοινωνικο εργο προσφεραν!!!!Ποσες φορες ακομη θα πληρωσουμε τα παχυλα εφαπαξ των
προηγουμενων.Αμεση αποσυρση του αρθρου και επιστροφη των διπλοπληρωμενων εισφορων!!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:06 

Παρακαλώ όπως ενημερωθούμε τα στελέχη, εάν με το παρόν Σχέδιο Νόμου επιλύεται το χρονίζον ζήτημα της 
μη καταβολής εν συνόλω το ΒΟΕΑ στα τέκνα συναδέλφων που συμπληρώνουν το 25ο έτος της ηλικίας τους.

Άρθρο 28

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:48 

Γιατί δεν επεκτείνεται η εν λόγω ρύθμιση και στα άλλα τα Ταμεία; Εκτός εάν κρίνετε σκόπιμο να 
διαμαρτύρονται οι ασφαλισμένοι των λοιπών ταμείων για έλλειψη ισότητας και ισονομίας!!

Άρθρο 29

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:55 

ΟΛΑ ΥΠΕΡ ΤΩΝ ΑΝΩΤΑΤΩΝ ΕΙΣ ΒΑΡΟΣ ΟΜΩΣ ΤΩΝ Β´ ΚΑΙ Γ´ ΚΛΙΜΑΚΙΩΝ.ΑΜΕΣΗ ΑΠΟΣΥΡΣΗ ΤΟΥ ΑΡΘΡΟΥ ΠΟΥ 
ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΑΥΞΗΣΗ ΜΕΡΙΔΙΩΝ ΣΤΟΥΣ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ ΚΑΙ ΜΕΙΩΣΗ ΣΤΟΥΣ ΥΠΟΛΟΙΠΟΥΣ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 

Στα άρθρα 29 & 30, επιχειρείται αναπροσαρμογή υπολογισμού των μεριδίων των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων, με γνώμονα τον βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου, στη βάση του Ν. 4472/2017, 
άρθρο 124 επ, στον οποίο υπάγονται κατά το χρόνο αφυπηρέτησης τους τα εν ενεργεία στελέχη. Στη βάση των 
μισθολογικών κλιμακίων ανά μισθολογική κατηγορία του ανωτέρω νόμου στο υπο διαβούλευση νομοσχέδιο 
αυξάνονται τα μερίδια ΜΟΝΟ στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) και μειώνονται 
αντίστοιχα τα μερίδια στους άλλους θεσμούς (ΑΣΣΥ, Εθελοντών-Εθελοντριών, ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ.), προκαλώντας 
απώλεια 2-4 μερισμάτων για αυτούς τους δικαιούχους, αλλά παράλληλα και άνοιγμα της ψαλίδας στις 
απολαβές τους σε σχέση με τους Ανώτατους. Περαιτέρω, με το άρθρο 30, εισαγάγεται πρόσθετη ρύθμιση η 
οποία και ενισχύει με πρόσθετα μερίσματα (4 έως 10) ΜΟΝΟ τους Απόστρατους Ανώτατους Αξιωματικούς 
δικαιούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Υπάρχει δηλαδή, ακόμα μεγαλύτερη, άδικη και προδήλως 
μεροληπτική πράξη υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων του ΜΤΣ σε βάρος όλων των υπολοίπων 
μετόχων του.
Οι παραπάνω μεροληπτικές πράξεις εκλαμβάνονται ως προσβολή κάθε συνταγματικής επιταγής που επιτάσσει 
ο Συντακτικός νομοθέτης, θεσπίζοντας περιορισμούς για τον Κοινό Νομοθέτη, όταν ο τελευταίος νομοθετεί, 
δεσμεύοντας τον ώστε σαφώς να το πράττει με σεβασμό στις συνταγματικές αρχές της ΙΣΟΤΗΤΑΣ και της 
ΑΝΑΛΟΓΙΚΟΤΗΤΑΣ. Υπογραμμίζεται ότι αυτή η κατάσταση, προφανώς, προκαλεί αγανάκτηση ανάμεσα στα 
στελέχη (εν ενεργεία και αποστρατεία) αφού είναι διάχυτη η πεποίθηση της ανισοκατανομής.
Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα και να 
συμπεριλάβετε στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών Ταμείων οι 
οποίοι επιμελώς όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους.
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 

240 

243



μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Στα άρθρα 29 & 30, επιχειρείται αναπροσαρμογή υπολογισμού των μεριδίων των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων, με γνώμονα τον βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου, στη βάση του Ν. 4472/2017, 
άρθρο 124 επ, στον οποίο υπάγονται κατά το χρόνο αφυπηρέτησης τους τα εν ενεργεία στελέχη. Στη βάση των 
μισθολογικών κλιμακίων ανά μισθολογική κατηγορία του ανωτέρω νόμου στο υπο διαβούλευση νομοσχέδιο 
αυξάνονται τα μερίδια ΜΟΝΟ στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) και μειώνονται 
αντίστοιχα τα μερίδια στους άλλους θεσμούς (ΑΣΣΥ, Εθελοντών-Εθελοντριών, ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ.), προκαλώντας 
απώλεια 2-4 μερισμάτων για αυτούς τους δικαιούχους, αλλά παράλληλα και άνοιγμα της ψαλίδας στις 
απολαβές τους σε σχέση με τους Ανώτατους. Περαιτέρω, με το άρθρο 30, εισαγάγεται πρόσθετη ρύθμιση η 
οποία και ενισχύει με πρόσθετα μερίσματα (4 έως 10) ΜΟΝΟ τους Απόστρατους Ανώτατους Αξιωματικούς 
δικαιούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Υπάρχει δηλαδή, ακόμα μεγαλύτερη, άδικη και προδήλως 
μεροληπτική πράξη υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων του ΜΤΣ σε βάρος όλων των υπολοίπων 
μετόχων του.
Οι παραπάνω μεροληπτικές πράξεις εκλαμβάνονται ως προσβολή κάθε συνταγματικής επιταγής που επιτάσσει 
ο Συντακτικός νομοθέτης, θεσπίζοντας περιορισμούς για τον Κοινό Νομοθέτη, όταν ο τελευταίος νομοθετεί, 
δεσμεύοντας τον ώστε σαφώς να το πράττει με σεβασμό στις συνταγματικές αρχές της ΙΣΟΤΗΤΑΣ και της 
ΑΝΑΛΟΓΙΚΟΤΗΤΑΣ. Υπογραμμίζεται ότι αυτή η κατάσταση, προφανώς, προκαλεί αγανάκτηση ανάμεσα στα 
στελέχη (εν ενεργεία και αποστρατεία) αφού είναι διάχυτη η πεποίθηση της ανισοκατανομής.
Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα και να 
συμπεριλάβετε στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών Ταμείων οι 
οποίοι επιμελώς όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους. 
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 
μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα 
συμπεριλαμβάνοντας στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών 
Ταμείων οι οποίοι όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους. 
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 
μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:48 
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Οι ΕΜΘ έχουν εισφέρει είτε επειδή διατάχθηκαν από την υπηρεσία, είτε εξαιτίας της παρακράτησης του ΙΚΑ-
ΕΤΕΑΜ από τα μετοχικά ταμεία ένα επιπλέον ποσό της τάξης των 5000 ευρώ.
Στην προτεινόμενη ρύθμιση αντί θεραπείας, προτείνετε οι ΕΜΘ οι οποίοι έχουν εισφέρει 5000 ευρώ ΠΑΡΑΠΑΝΩ 
από τους υπόλοιπους συναδέλφους τους, στα ΚΟΙΝΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ να λαμβάνουν 4 μερίδια λιγότερα από 
συναδέλφους με ίδια χρόνια υπηρεσίας και λιγότερη χρηματική συνεισφορά σε αυτά!!!
Για ποιο αίσθημα δικαίου-ισονομίας-ισότητας και αξιοπρέπειας μιλάμε; ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ με ανταποδοτική 
αρχή λειτουργίας και ενώ κάποιοι έχουν εισφέρει πολλαπλάσια, χρηματοδοτούν τους υπόλοιπους. Αλλιώς 
χαρακτηρίζεται αυτό και όχι ¨καθορισμός μεριδίων». Απαράδεκτη ρύθμιση. Αποσύρετέ την ή διορθώστε την 
αδικία στα κλιμάκια (Γ1-Γ3) ανεβάζοντας τα μερίδια τουλάχιστον στα 32. Είναι το λιγότερο που μπορείτε να 
κάνετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:25 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:31 

Παρατηρείται αύξηση μεριδίων μόνο στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) εις βάρος των 
υπολοίπων μερισματούχων, ανά μισθολογική κατηγορία.
Προτείνεται πρόσθετη ρύθμιση, ώστε η αύξηση των μεριδίων να είναι αναλογική και ανταποδοτική, για το 
σύνολο και όχι μόνο προς όφελος συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, των Μετοχικών Ταμείων.

Με εκτίμηση!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:36 

ΤΡΑΓΙΚΗ Η ΡΥΘΜΙΣΗ ΤΗΣ ΜΕΙΩΣΗΣ ΤΩΝ ΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ ΤΩΝ ΠΟΛΛΩΝ ΤΟΥ Β´ΚΑΙ Γ´ ΚΛΙΜΑΚΙΟΥ ΠΡΟΣ ΟΦΕΛΟΣ 
ΤΩΝ ΕΚΛΕΚΤΩΝ ΤΟΥ Ά.ΩΡΑΙΟΙ ΟΙ ΠΡΩΗΝ ΗΓΕΤΕΣ…ΝΤΡΕΠΕΤΑΙ ΚΑΙ Η ΝΤΡΟΠΗ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:15 

Παράγραφος 4….»Σε περίπτωση που προκύπτει θετική διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι 
αυτής από την 1η.1.2023″.
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Η παραπάνω διάταξη απαιτείται να επαναδιατυπωθεί ως ακολούθως:»Σε περίπτωση που προκύπτει θετική 
διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι αυτής από την 1η.1.2023,πλην αυτών που κατέστησαν 
δικαιούχοι από την 1.1.2017 και συγκεκριμένα από την ημερομηνία που αυτοί δικαιώθηκαν μερίσματος.»
Δεν ευθύνονται οι δικαιούχοι για τα έτη που διήλθαν από το 2017 και μετά άνευ ρυθμίσεως του θέματος.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:50 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:18 

Εξαιρετικά άδικο και άνισο όλο αυτό με την μείωση μερισμάτων στους κατώτερους και αύξηση στους 
ανωτερους.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 02:08

ΑΠΟ ΠΟΤΕ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ ΕΓΙΝΑΝ ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΑΠΑΙΤΗΣΕΩΝ 
ΑΝΩΤΑΤΩΝ;ΤΡΑΓΙΚΟ ΤΟ ΑΡΘΡΟ ΠΟΥ ΜΕΙΩΝΕΙ ΤΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ Β´ ΚΑΙ Γ´ ΚΛΙΜΑΚΙΟΥ ΚΑΙ ΑΥΞΗΣΗ ΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ 
ΣΤΟ Ά ΚΛΙΜΑΚΙΟ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 02:07 

ΜΕΙΩΝΟΝΤΑΙ ΤΑ ΜΕΡΙΔΙΑ ΤΟΥ Β´ ΚΑΙ Γ´ ΚΛΙΜΑΚΙΟΥ ΓΙΑ ΝΑ ΑΥΞΗΘΟΥΝ ΤΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΤΩΝ ΑΝΩΤΑΤΩΝ;
ΜΕ ΠΟΙΑ ΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΗΘΙΚΗ;ΑΠΟ ΠΟΤΕ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ ΕΓΙΝΑΝ ΤΑΜΕΙΑ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗΣ ΣΥΜΦΕΡΟΝΤΩΝ 
ΑΝΩΤΑΤΩΝ;

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:12 

Η πρόταση του θεσμικού εκπροσώπου των εν ενεργεία Στρατιωτικών για τα άρθρα 29 και 30.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2065-pomens-ti-symvainei-me-ta-merismata-ton-merismatoyxon-
sta-metoxika-tameia

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:27 

Έλεος. Όχι άλλες μειώσεις στα μερίδια που Δικαιούνται Τα παιδιά μας. Αυτό να μην πω πως Λέγεται. Τα 
χρήματα αυτά τα έχουμε καταβάλλει. Η μείωση από το 2011 έως σήμερα φτάνει το 50%

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:27 

ΑΥΞΗΣΗ ΜΕΡΙΔΙΩΝ ΣΤΗΝ Ά ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΚΑΙ ΜΕΙΩΣΗ ΣΤΙΣ Β´-Γ´ ΓΙΑ ΝΑ ΟΛΗΡΩΘΕΙ Η Ά;ΝΤΡΕΠΕΤΑΙ ΚΑΙ Η 
ΝΤΡΟΠΗ..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:13
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ΝΑ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΘΕΙ Η ΑΔΙΚΙΑ
ΔΙΟΡΘΩΣΗ ΣΤΑ ΠΟΣΟΣΤΑ ΑΝΑΠΛΗΡΩΣΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ
ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΟΥΣ ΠΟΥ ΥΠΗΡΕΤΗΣΑΝ ΠΑΝΩ ΑΠΟ 40 ΠΑΡΑΓΜΑΤΙΚΑ ΕΤΗ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:15 

Στην παράγραφο 4, δεν διευκρινίζεται με σαφήνεια το πως θα εξοφληθεί το υπόλοιπο δικαιούμενο ποσό ΒΟΕΑ, 
για τα τέκνα που έχουν ήδη λάβει προκαταβολή.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:22

H παραπάνω διάταξη δυστυχώς συνεχίζει, όπως και η προηγούμενη λάμβανε υπόψη τον αποστρατευτικό 
βαθμό, να λαμβάνει υπόψη μόνο το μισθολογικό κλιμάκιο για τον καθορισμό του αριθμού των μεριδίων που 
λαμβάνει ο μερισματούχος κατά τον ιδρυτικό Νόμο του Ταμείου το 1926 αδικώντας όμως τους προερχόμενους 
από τις ειδικές κατηγορίες (ιπταμένους ,αλεξιπτωτιστές ,ΟΥΚ) στους οποίους επιβάλλονται κρατήσεις υπέρ ΜΤΣ
στα επιδόματα κινδύνου που λαμβάνουν (ενδεικτικά αναφέρω οτι έχω καταβάλει ποσό άνω των 2.300 ευρώ 
κατά το διάστημα 2011 μέχρι σήμερα χωρίς να συνυπολογίσω τις αντίστοιχες κρατήσεις της προηγούμενης 
δεκαετίας) χωρίς να υπάρχει ανταποδοτικότητα αν και α) τα επιδόματα κινδύνου αποτελούν τμήμα του 
καταβαλλόμενου μισθού και ως εκ τούτου φορολογούνται και επιβάλλονται κρατήσεις υπέρ σύνταξης β) 
σύμφωνα με αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας καθώς και πλέον στο σύνολο του ασφαλιστικού 
θεσμικού πλαισίου ορίζεται σχέση ανταποδοτικότητας μεταξύ κρατήσεων-παροχών. Κατόπιν των παραπάνω 
παρακαλείσθε είτε για την εισαγωγή πρόβλεψης για την χορήγηση πρόσθετων μεριδίων στους προερχόμενους 
από τις παραπάνω ειδικές κατηγορίες απο ότι προβλέπεται για το μισθοδοτικό κλιμάκιο τους καθόσον 
λαμβάνουν μεγαλύτερο μισθό από το μισθολογικό τους κλιμάκιο αφού το επίδομα κινδύνου θεωρείται μισθός 
είτε για την εισαγωγή διάταξης κατά την οποία να προβλέπεται κατάργηση της παρακράτησης υπέρ ΜΤΣ στα 
επιδόματα κινδύνου καθώς και της αναδρομικής επιστροφής των αντίστοιχων κρατήσεων που έχουν ήδη 
καταβληθεί ως αχρεωστήτως καταβληθείσες στα πλαίσια ισότητας και ίσης μεταχείρισης μεταξύ ομοιόβαθμων 
και με ίδιο μισθολογικό κλιμάκιο συναδέλφων οι οποίοι άλλοι καταβάλουν τις παραπάνω πρόσθετες κρατήσεις 
και άλλοι όχι αλλά καταλήγουν να λαμβάνουν το ίδιο μέρισμα.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:17 

ΘΕΜΑ: Σχόλια – Προτάσεις Νόμου ΑΕΘΑ
ΣΧΕΤ : Νόμος προς διαβούλευση

Έπειτα από το σχετικό προτείνονται τα κάτωθι :

Άρθρο 29 (ΜΤΣ)

1 . Στους εν αποστρατεία Αξ/κούς που έχουν αποκατασταθεί Βαθμολογικά (έχουν προαχθεί), δεν τους 
χορηγείται το μέρισμα του βαθμού στον οποίο προήχθησαν . Εδώ έχουμε μεταβολή της κατάστασης του αξ/κού 
και πρέπει να έχει την ανάλογη εφαρμογή από το ΜΤΣ στα μερίσματα . Το γεγονός αυτό δηλαδή, η εξαίρεσής 
τους, είναι Αντισυνταγματική και εκτός Στρατιωτικής δεοντολογίας .

2 .Προτείνεται , να συμπεριληφθούν στο Άρθρο 29 και οι παραπάνω αναφερθέντες Αξ/κοί ,προκειμένου να 
τους χορηγηθούν τα μερίσματα που δικαιούνται βάση του βαθμού που τους απονέμεται , να τους γίνεται δε 
κράτηση λόγω προαγωγής .
ΕΚΟΕΜΣ

3 . Με το Ν.2448/96 Άρθρο 8 , ιδρύθηκε το ΕΚΟΕΜΣ ,μεταξύ των πόρων του Ταμείου, είναι και το ΜΤΣ με 
συνδρομή κράτησης από το μέρισμα 10% των αξ/κών , αυτό έγινε για υποβοήθηση έναρξης λειτουργίας του 
Ταμείου και όχι για πάντα. Πέρασαν πολλά χρόνια και η κράτηση παραμένει . Με τα σημερινά δεδομένα η 
κατάσταση έχει βελτιωθεί και επιτρέπει την αναθεώρηση της κράτησης .Η μεταφορά ποσού από ένα ταμείο στο
άλλο δεν έχει νόημα .

4 . Έπειτα από τα παραπάνω , Προτείνεται ,η κατάργηση της μηνιαίας εισφοράς μερίσματος υπέρ ΕΚΟΕΜΣ 10% 
και να αντικατασταθεί με ισόποσο ποσοστό από άλλη πηγή ή από ανάλογη αύξηση από λοιπούς πόρους του 
Ταμείου .

5. Παρακαλώ, για την αποδοχή των προτάσεών μου. Ευχαριστώ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 10:33 
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Οι μέτοχοι που κατέστησαν μερισματούχοι από 1/1/17 και εφεξής δεν ευθύνονται σε τίποτα για την πρωτοφανή
καθυστέρηση της ρύθμισης. Απαιτείται κατ’ελάχιστον να δοθούν οι θετικές αναδρομικές διαφορές σε αυτούς 
που τις δικαιούνται και όχι από 1/1/23.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:53 

Αδικία τίποτε άλλο
Αυξήσεις στους ανώτατους και μειώσεις στους λοιπούς

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:40 

Η παρ. 4 χρήζει αναδιατύπωσης προκειμένου να είναι σαφέστερο τι εννοεί.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:37

Με ενδιαφέρον αναγιγνώσκω το σύνολο των σχολίων τα οποία στην πλειοψηφία τους εμπεριέχουν λογικά και 
εύστοχα επιχειρήματα. Η αλήθεια είναι πως η διάταξη χαρακτηρίζεται από πλήθος διαφοροποιήσεων σε σχέση 
με αυτές που είχαν αρχικά εισαχθεί σε αντίστοιχες διαβουλεύσεις κατά το παρελθόν.

Αν υπάρχει η διάθεση ας συγκριθούν μέσω των ακόλουθων συνδέσμων αυτά που είχαν αρχικά προταθεί με το 
τι εισάγεται τελικά σήμερα προς ψήφιση.

http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6549
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6726

Θα ήταν επίσης χρήσιμο να εξηγηθεί στη βάση των μετόχων (είτε από τα ΓΕΣ-ΓΔΟΣΥ είτε από το ΜΤΣ) ποιοι 
ήταν οι λόγοι που επέβαλλαν τις διαπιστούμενες επί τα χείρω διαφοροποιήσεις, καθώς και ποιοι οι υπεύθυνοι 
για την σχεδόν επί 4ετίας καθυστέρηση, η οποία δεν αποκαθίσταται με την καταβολή αναδρομικών διαφορών 
(τα αναδρομικά θα είναι από 1/1/23)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:28 

Έλεος. Όχι άλλες μειώσεις στα μερίδια που Δικαιούνται Τα παιδιά μας. Αυτό να μην πω πως Λέγεται. Τα 
χρήματα αυτά τα έχουμε καταβάλλει. Η μείωση από το 2011 έως σήμερα φτάνει το 50%

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Τι λέτε τώρα ? μόνο τόσο? σοβαρά? αυξήστε παραπάνω τα μερίδια της κατηγορίας Α και μειώστε κατακόρυφα 
τα μερίδια των αποκάτω κατηγοριών…σιγά μη σας πει κανείς τίποτα. Η μάλλον καλύτερα καταργήστε εντελώς 
τα κλιμάκια β και γ και στο κλιμάκιο α΄ δώστε 100 μερίδια απευθείας, σιγά.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:00 

Απαράδεκτο να μειώνονται τα μερίδια των χαμηλόβαθμων ήτοι κλιμάκια Γ και Β και το Γ1-Γ6 κατά 13% μείωση 
για ποιο λόγο για να πάρουν αύξηση οι ανώτατοι κλπ του Α κλιμακίου; Δηλαδή αυτοί που παίρνουν τον 
μικρότερο μισθό και εφάπαξ θα μειωθεί κι άλλο το μερισμα τους για να αυξηθεί επιπλέον το αυξημενο των 
υψηλόβαθμων; Ντροπή και ξεφτίλα

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:48 

Υπάρχει μεγάλη μείωση στα κλιμάκια Γ1-Γ6. ΜΕΙΩΝΟΝΤΑΙ ΚΑΤΑ 13,3% περίπου . Πρέπει να διορθωθεί για 
λόγους ισότητας .Δεν γίνεται να μειώνεται ποσοστιαία περισσότερο το κλιμάκιο της κατηγορίας Γ από ότι το Α 
και το Β. Και τι στην ευχή κάνετε; Παίρνεται μερίδια απο τους χαμηλόβαθμους για να το δώσετε σαν αύξηση 
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στους υψηλόβαθμους και αυτοί πανηγυρίζουν εις βάρος μας; Είναι δίκαιο; είναι ΗΘΙΚΟ; ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΟ ΚΑΙ ΠΡΕΠΕΙ
ΝΑ ΔΙΟΡΘΩΘΕΊ .

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:04 

Σε περίπτωση που προκύπτει θετική διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι αυτής από την 
ημερομηνία που δικαιώθηκαν μερίσματος. Δεν ευθύνονται οι δικαιούχοι για τα έτη που διήλθαν άνευ ρυθμίσεως
του θέματος.

Απο το 2017 ακούμε για σχέδια νόμου , αναπροσαρμογές και μισθολογικές ανακατάξεις . Τώρα που ξεκινήσε 
να γίνει κατί ολα αυτα θα ισχύσουν απο 01-01-2023.

Ο νόμος πρέπει να έχει αναδρομικό χαρακτήρα . !

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:10 

Σε περίπτωση που προκύπτει θετική διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι αυτής από την 
1η.1.2023

Η παραπάνω διάταξη απαιτείται να επαναδιατυπωθεί ως ακολούθως:

Σε περίπτωση που προκύπτει θετική διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι αυτής από την 
ημερομηνία που δικαιώθηκαν μερίσματος.

Δεν ευθύνονται οι δικαιούχοι για τα έτη που διήλθαν άνευ ρυθμίσεως του θέματος.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:38 

Υπάρχει μεγάλη μείωση στα κλιμάκια Γ1-Γ6. ΜΕΙΩΝΟΝΤΑΙ ΚΑΤΑ 13,3% περίπου . Πρέπει να διορθωθεί για 
λόγους ισότητας .Δεν γίνεται να μειώνεται ποσοστιαία περισσότερο το κλιμάκιο της κατηγορίας Γ από ότι το Α 
και το Β.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:38 

ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΔΙΟΡΘΩΘΟΥΝ .

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:03 

ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΕΛΤΩΘΕΙ ΔΙΟΤΙ ΥΠΑΡΧΕΙ ΑΔΙΚΙΑ ,ΓΙΑ ΤΟ Β1 ΚΑΙ Β2 ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΔΙΚΑΙΟ ΝΑ ΥΠΑΡΧΕΙ ΜΕΙΩΣΗ ,ΜΕΤΑ ΑΠΟ
31 ΕΤΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΓΙΑ ΤΟ Β2 Η 36 ΓΙΑ ΤΟ Β1 ΕΚΤΟΣ ΚΑΙ ΕΑΝ ΠΟΤΕ ΔΕΝ ΕΠΡΕΠΕ ΝΑ ΠΡΟΑΧΘΟΥΝ ΟΙ ΑΠΟΦΟΙΤΟΙ 
ΑΣΣΥ ΣΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ(ΚΑΠΟΙΟΙ ΤΟ ΥΠΟΣΤΗΡΙΖΟΥΝ)
.ΑΥΤΟ ΚΑΤΑΛΑΒΑΙΝΩ ΜΕ ΤΗΝ ΜΕΙΩΣΗ ,ΥΠΑΡΧΕΙ ΑΔΙΚΙΑ ΚΑΙ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΔΙΟΡΘΩΘΕΙ .ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:27 

ΕΑΝ ΔΕΝ ΑΛΛΑΞΕΙ ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ ΤΑ ΜΕΡΙΔΙΑ ΣΤΟΥΣ Β1 ΠΟΥ ΣΗΜΑΙΝΕΙ ΟΤΙ ΕΧΕΙΣ ΥΠΗΡΕΤΗΣΗ 36 ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ ΩΣ 
ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗΣ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ ,Β2 ΤΡΙΑΝΤΑ ΕΝΑ ΧΡΟΝΙΑ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗΣ ,ΘΑ ΕΙΝΑΙ 
ΛΙΓΟΤΕΡΑ ,ΥΠΑΡΧΕΙ ΜΕΙΩΣΗ ΚΑΙ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΟ ΕΛΠΙΖΩ ΝΑ ΤΟ ΒΕΛΤΙΩΘΕΙ ΠΡΟΣ ΤΟ ΘΕΤΙΚΟ ΙΣΩΣ ΔΕΝ ΕΓΙΝΕ 
ΑΝΤΙΛΗΠΤΟ .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:57 

246 

249



Εγώ βλέπω ότι μόνο για τους ανώτερους Αξκους αυξάνονται τα μερίδια οι οποίοι παίρνουν τους μεγαλύτερους 
μισθούς, μεγαλύτερο εφαπαξ και έχουν όλες τις παροχές….τα κλιμάκια Α16 έως Α21, Β5 έως Β8 και Γ1 έως Γ3: 
μερίδια 26, από μερίδια 28 δηλαδή μείωση

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:52

Οι Β1 – Β2 θα παίρνουν μικρότερο μέρισμα από ότι έπαιρναν. Μετά την μισθολογική μείωση (οι μόνοι) έχουμε 
μείωση και στα μερίσματα. Πρόταση να ανέβουν ένα κλιμάκιο πάνω, το πιο δίκαιο.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:20 

Δηλαδή από ότι καταλαβαίνω θα έχουμε μείωση στο μέρισμα από τα Μετοχικά Ταμεία. Πολύ ωραία……

Άρθρο 30

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Μήπως είναι διάχυτη η ανάγκη για καλύτερη και δικαιότερη νομοθέτηση?

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:07 

ΑΣΕΒΕΙΑ ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ ΤΟΥ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑΤΟΣ ΤΟ ΕΝ ΛΟΓΩ ΑΡΘΡΟ ΜΕ ΜΕΡΙΜΝΑ ΥΠΕΡ ΤΩΝ « 
ΣΤΡΑΤΗΛΑΤΩΝ» ΕΙΣ ΒΑΡΟΣ ΤΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:09 

Στα άρθρα 29 & 30, επιχειρείται αναπροσαρμογή υπολογισμού των μεριδίων των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων, με γνώμονα τον βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου, στη βάση του Ν. 4472/2017, 
άρθρο 124 επ, στον οποίο υπάγονται κατά το χρόνο αφυπηρέτησης τους τα εν ενεργεία στελέχη. Στη βάση των 
μισθολογικών κλιμακίων ανά μισθολογική κατηγορία του ανωτέρω νόμου στο υπο διαβούλευση νομοσχέδιο 
αυξάνονται τα μερίδια ΜΟΝΟ στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) και μειώνονται 
αντίστοιχα τα μερίδια στους άλλους θεσμούς (ΑΣΣΥ, Εθελοντών-Εθελοντριών, ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ.), προκαλώντας 
απώλεια 2-4 μερισμάτων για αυτούς τους δικαιούχους, αλλά παράλληλα και άνοιγμα της ψαλίδας στις 
απολαβές τους σε σχέση με τους Ανώτατους. Περαιτέρω, με το άρθρο 30, εισαγάγεται πρόσθετη ρύθμιση η 
οποία και ενισχύει με πρόσθετα μερίσματα (4 έως 10) ΜΟΝΟ τους Απόστρατους Ανώτατους Αξιωματικούς 
δικαιούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Υπάρχει δηλαδή, ακόμα μεγαλύτερη, άδικη και προδήλως 
μεροληπτική πράξη υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων του ΜΤΣ σε βάρος όλων των υπολοίπων 
μετόχων του.
Οι παραπάνω μεροληπτικές πράξεις εκλαμβάνονται ως προσβολή κάθε συνταγματικής επιταγής που επιτάσσει 
ο Συντακτικός νομοθέτης, θεσπίζοντας περιορισμούς για τον Κοινό Νομοθέτη, όταν ο τελευταίος νομοθετεί, 
δεσμεύοντας τον ώστε σαφώς να το πράττει με σεβασμό στις συνταγματικές αρχές της ΙΣΟΤΗΤΑΣ και της 
ΑΝΑΛΟΓΙΚΟΤΗΤΑΣ. Υπογραμμίζεται ότι αυτή η κατάσταση, προφανώς, προκαλεί αγανάκτηση ανάμεσα στα 
στελέχη (εν ενεργεία και αποστρατεία) αφού είναι διάχυτη η πεποίθηση της ανισοκατανομής.
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Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα και να 
συμπεριλάβετε στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών Ταμείων οι 
οποίοι επιμελώς όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους. 
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 
μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:24 

Στα άρθρα 29 & 30, επιχειρείται αναπροσαρμογή υπολογισμού των μεριδίων των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων, με γνώμονα τον βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου, στη βάση του Ν. 4472/2017, 
άρθρο 124 επ, στον οποίο υπάγονται κατά το χρόνο αφυπηρέτησης τους τα εν ενεργεία στελέχη. Στη βάση των 
μισθολογικών κλιμακίων ανά μισθολογική κατηγορία του ανωτέρω νόμου στο υπο διαβούλευση νομοσχέδιο 
αυξάνονται τα μερίδια ΜΟΝΟ στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) και μειώνονται 
αντίστοιχα τα μερίδια στους άλλους θεσμούς (ΑΣΣΥ, Εθελοντών-Εθελοντριών, ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ.), προκαλώντας 
απώλεια 2-4 μερισμάτων για αυτούς τους δικαιούχους, αλλά παράλληλα και άνοιγμα της ψαλίδας στις 
απολαβές τους σε σχέση με τους Ανώτατους. Περαιτέρω, με το άρθρο 30, εισαγάγεται πρόσθετη ρύθμιση η 
οποία και ενισχύει με πρόσθετα μερίσματα (4 έως 10) ΜΟΝΟ τους Απόστρατους Ανώτατους Αξιωματικούς 
δικαιούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Υπάρχει δηλαδή, ακόμα μεγαλύτερη, άδικη και προδήλως 
μεροληπτική πράξη υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων του ΜΤΣ σε βάρος όλων των υπολοίπων 
μετόχων του.
Οι παραπάνω μεροληπτικές πράξεις εκλαμβάνονται ως προσβολή κάθε συνταγματικής επιταγής που επιτάσσει 
ο Συντακτικός νομοθέτης, θεσπίζοντας περιορισμούς για τον Κοινό Νομοθέτη, όταν ο τελευταίος νομοθετεί, 
δεσμεύοντας τον ώστε σαφώς να το πράττει με σεβασμό στις συνταγματικές αρχές της ΙΣΟΤΗΤΑΣ και της 
ΑΝΑΛΟΓΙΚΟΤΗΤΑΣ. Υπογραμμίζεται ότι αυτή η κατάσταση, προφανώς, προκαλεί αγανάκτηση ανάμεσα στα 
στελέχη (εν ενεργεία και αποστρατεία) αφού είναι διάχυτη η πεποίθηση της ανισοκατανομής.
Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα και να 
συμπεριλάβετε στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών Ταμείων οι 
οποίοι επιμελώς όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους.
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 
μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:12 

Στα άρθρα 29 & 30, επιχειρείται αναπροσαρμογή υπολογισμού των μεριδίων των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων, με γνώμονα τον βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου, στη βάση του Ν. 4472/2017, 
άρθρο 124 επ, στον οποίο υπάγονται κατά το χρόνο αφυπηρέτησης τους τα εν ενεργεία στελέχη. Στη βάση των 
μισθολογικών κλιμακίων ανά μισθολογική κατηγορία του ανωτέρω νόμου στο υπο διαβούλευση 
νομοσχέδιο αυξάνονται τα μερίδια ΜΟΝΟ στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) και 
μειώνονται αντίστοιχα τα μερίδια στους άλλους θεσμούς (ΑΣΣΥ, Εθελοντών-Εθελοντριών, ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ.), 
προκαλώντας απώλεια 2-4 μερισμάτων για αυτούς τους δικαιούχους, αλλά παράλληλα και άνοιγμα της 
ψαλίδας στις απολαβές τους σε σχέση με τους Ανώτατους. Περαιτέρω, με το άρθρο 30, εισαγάγεται πρόσθετη 
ρύθμιση η οποία και ενισχύει με πρόσθετα μερίσματα (4 έως 10) ΜΟΝΟ τους Απόστρατους Ανώτατους 
Αξιωματικούς δικαιούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Υπάρχει δηλαδή, ακόμα μεγαλύτερη, άδικη και 
προδήλως μεροληπτική πράξη υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων του ΜΤΣ σε βάρος όλων των 
υπολοίπων μετόχων του.
Οι παραπάνω μεροληπτικές πράξεις εκλαμβάνονται ως προσβολή κάθε συνταγματικής επιταγής που επιτάσσει 
ο Συντακτικός νομοθέτης, θεσπίζοντας περιορισμούς για τον Κοινό Νομοθέτη, όταν ο τελευταίος νομοθετεί, 
δεσμεύοντας τον ώστε σαφώς να το πράττει με σεβασμό στις συνταγματικές αρχές της ΙΣΟΤΗΤΑΣ και της 
ΑΝΑΛΟΓΙΚΟΤΗΤΑΣ. Υπογραμμίζεται ότι αυτή η κατάσταση, προφανώς, προκαλεί αγανάκτηση ανάμεσα στα 
στελέχη (εν ενεργεία και αποστρατεία) αφού είναι διάχυτη η πεποίθηση της ανισοκατανομής.
Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
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επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα και να 
συμπεριλάβετε στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών Ταμείων οι 
οποίοι επιμελώς όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους. 
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 
μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:24 

Στα άρθρα 29 & 30, επιχειρείται αναπροσαρμογή υπολογισμού των μεριδίων των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων, με γνώμονα τον βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου, στη βάση του Ν. 4472/2017, 
άρθρο 124 επ, στον οποίο υπάγονται κατά το χρόνο αφυπηρέτησης τους τα εν ενεργεία στελέχη. Στη βάση των 
μισθολογικών κλιμακίων ανά μισθολογική κατηγορία του ανωτέρω νόμου στο υπο διαβούλευση 
νομοσχέδιο αυξάνονται τα μερίδια ΜΟΝΟ στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) και 
μειώνονται αντίστοιχα τα μερίδια στους άλλους θεσμούς (ΑΣΣΥ, Εθελοντών-Εθελοντριών, ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ.), 
προκαλώντας απώλεια 2-4 μερισμάτων για αυτούς τους δικαιούχους, αλλά παράλληλα και άνοιγμα της 
ψαλίδας στις απολαβές τους σε σχέση με τους Ανώτατους. Περαιτέρω, με το άρθρο 30, εισαγάγεται πρόσθετη 
ρύθμιση η οποία και ενισχύει με πρόσθετα μερίσματα (4 έως 10) ΜΟΝΟ τους Απόστρατους Ανώτατους 
Αξιωματικούς δικαιούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Υπάρχει δηλαδή, ακόμα μεγαλύτερη, άδικη και 
προδήλως μεροληπτική πράξη υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων του ΜΤΣ σε βάρος όλων των 
υπολοίπων μετόχων του.
Οι παραπάνω μεροληπτικές πράξεις εκλαμβάνονται ως προσβολή κάθε συνταγματικής επιταγής που επιτάσσει 
ο Συντακτικός νομοθέτης, θεσπίζοντας περιορισμούς για τον Κοινό Νομοθέτη, όταν ο τελευταίος νομοθετεί, 
δεσμεύοντας τον ώστε σαφώς να το πράττει με σεβασμό στις συνταγματικές αρχές της ΙΣΟΤΗΤΑΣ και της 
ΑΝΑΛΟΓΙΚΟΤΗΤΑΣ. Υπογραμμίζεται ότι αυτή η κατάσταση, προφανώς, προκαλεί αγανάκτηση ανάμεσα στα 
στελέχη (εν ενεργεία και αποστρατεία) αφού είναι διάχυτη η πεποίθηση της ανισοκατανομής.
Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα και να 
συμπεριλάβετε στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών Ταμείων οι 
οποίοι επιμελώς όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους. 
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 
μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:02 

Στα άρθρα 29 & 30, επιχειρείται αναπροσαρμογή υπολογισμού των μεριδίων των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων, με γνώμονα τον βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου, στη βάση του Ν. 4472/2017, 
άρθρο 124 επ, στον οποίο υπάγονται κατά το χρόνο αφυπηρέτησης τους τα εν ενεργεία στελέχη. Στη βάση των 
μισθολογικών κλιμακίων ανά μισθολογική κατηγορία του ανωτέρω νόμου στο υπο διαβούλευση 
νομοσχέδιο αυξάνονται τα μερίδια ΜΟΝΟ στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) και 
μειώνονται αντίστοιχα τα μερίδια στους άλλους θεσμούς (ΑΣΣΥ, Εθελοντών-Εθελοντριών, ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ.), 
προκαλώντας απώλεια 2-4 μερισμάτων για αυτούς τους δικαιούχους, αλλά παράλληλα και άνοιγμα της 
ψαλίδας στις απολαβές τους σε σχέση με τους Ανώτατους. Περαιτέρω, με το άρθρο 30, εισαγάγεται πρόσθετη 
ρύθμιση η οποία και ενισχύει με πρόσθετα μερίσματα (4 έως 10) ΜΟΝΟ τους Απόστρατους Ανώτατους 
Αξιωματικούς δικαιούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Υπάρχει δηλαδή, ακόμα μεγαλύτερη, άδικη και 
προδήλως μεροληπτική πράξη υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων του ΜΤΣ σε βάρος όλων των 
υπολοίπων μετόχων του.
Οι παραπάνω μεροληπτικές πράξεις εκλαμβάνονται ως προσβολή κάθε συνταγματικής επιταγής που επιτάσσει 
ο Συντακτικός νομοθέτης, θεσπίζοντας περιορισμούς για τον Κοινό Νομοθέτη, όταν ο τελευταίος νομοθετεί, 
δεσμεύοντας τον ώστε σαφώς να το πράττει με σεβασμό στις συνταγματικές αρχές της ΙΣΟΤΗΤΑΣ και της 
ΑΝΑΛΟΓΙΚΟΤΗΤΑΣ. Υπογραμμίζεται ότι αυτή η κατάσταση, προφανώς, προκαλεί αγανάκτηση ανάμεσα στα 
στελέχη (εν ενεργεία και αποστρατεία) αφού είναι διάχυτη η πεποίθηση της ανισοκατανομής.
Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα και να 
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συμπεριλάβετε στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών Ταμείων οι 
οποίοι επιμελώς όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους. 
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 
μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Στα άρθρα 29 & 30, επιχειρείται αναπροσαρμογή υπολογισμού των μεριδίων των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων, με γνώμονα τον βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου, στη βάση του Ν. 4472/2017, 
άρθρο 124 επ, στον οποίο υπάγονται κατά το χρόνο αφυπηρέτησης τους τα εν ενεργεία στελέχη. Στη βάση των 
μισθολογικών κλιμακίων ανά μισθολογική κατηγορία του ανωτέρω νόμου στο υπο διαβούλευση 
νομοσχέδιο αυξάνονται τα μερίδια ΜΟΝΟ στους Ανώτατους (Μισθολογικής Κατηγορίας Α1 έως Α6) και 
μειώνονται αντίστοιχα τα μερίδια στους άλλους θεσμούς (ΑΣΣΥ, Εθελοντών-Εθελοντριών, ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ.), 
προκαλώντας απώλεια 2-4 μερισμάτων για αυτούς τους δικαιούχους, αλλά παράλληλα και άνοιγμα της 
ψαλίδας στις απολαβές τους σε σχέση με τους Ανώτατους. Περαιτέρω, με το άρθρο 30, εισαγάγεται πρόσθετη 
ρύθμιση η οποία και ενισχύει με πρόσθετα μερίσματα (4 έως 10) ΜΟΝΟ τους Απόστρατους Ανώτατους 
Αξιωματικούς δικαιούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού. Υπάρχει δηλαδή, ακόμα μεγαλύτερη, άδικη και 
προδήλως μεροληπτική πράξη υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων του ΜΤΣ σε βάρος όλων των 
υπολοίπων μετόχων του.
Οι παραπάνω μεροληπτικές πράξεις εκλαμβάνονται ως προσβολή κάθε συνταγματικής επιταγής που επιτάσσει 
ο Συντακτικός νομοθέτης, θεσπίζοντας περιορισμούς για τον Κοινό Νομοθέτη, όταν ο τελευταίος νομοθετεί, 
δεσμεύοντας τον ώστε σαφώς να το πράττει με σεβασμό στις συνταγματικές αρχές της ΙΣΟΤΗΤΑΣ και της 
ΑΝΑΛΟΓΙΚΟΤΗΤΑΣ. Υπογραμμίζεται ότι αυτή η κατάσταση, προφανώς, προκαλεί αγανάκτηση ανάμεσα στα 
στελέχη (εν ενεργεία και αποστρατεία) αφού είναι διάχυτη η πεποίθηση της ανισοκατανομής.
Η εισήγηση των άρθρων 29 & 30 θεωρείται ότι συνέβη εκ παραδρομής και θεωρείται επίσης βέβαιο ότι θα 
επανεξεταστεί και θα διορθωθεί ώστε να της προσδώσετε δίκαιο ανταποδοτικό χαρακτήρα και να 
συμπεριλάβετε στη νέα της μορφή και τους πρώην συναδέλφους μας, δικαιούχους των Μετοχικών Ταμείων οι 
οποίοι επιμελώς όχι μόνο αποκλείονται των αυξημένων προσόδων των Μετοχικών Ταμείων υπέρ μια 
κατηγορίας μερισματούχων αλλά καλούνται επιπρόσθετα να δικαιούνται λιγότερα μερίσματα σε σχέση με αυτά 
που λαμβάνουν ήδη, εξαιτίας του νέου τρόπου υπολογισμού τους. 
Εν κατακλείδι, για τους ανωτέρω λόγους, είναι δίκαιο να αποσυρθούν τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το 
μέρος που εισαγάγουν δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος 
συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, βάσει των συνταγματικών αρχών της ισότητας και της 
αναλογικότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:37 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:11 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:53 
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Από τις πλέον ανήθικες εξυπηρετήσεις που έχουν προταθεί ποτέ. Εάν θέλει η Ελληνική πολιτεία να τιμήσει τους
Ανώτατους Αξιωματικούς, μπορεί να το κάνει χαρίζοντάς τους χρήματα από τον προϋπολογισμό της γενικής 
κυβέρνησης και όχι μέσω των εισφορών των υπόλοιπων στελεχών, οι οποίοι να είστε σίγουροι ΔΕΝ έχουν 
καμιά τέτοια διάθεση. Ειδικότερα τα στελέχη προέλευσης ΕΜΘ έχουν χρηματοδοτήσει τα μετοχικά ταμεία πλέον
των αναλογούντων εισφορών τους με 5000 ευρώ επιπλέον, χωρίς οποιαδήποτε μορφή ανταποδοτικότητας.
Ενώ το Υπουργείο ΔΕΝ έχει καμία διάθεση θεραπείας του τεράστιου πρακτικού και ηθικού αυτού ζητήματος, 
έρχεται και νομοθετεί χαριστικά μερίσματα σε Ανώτατους Αξιωματικούς, χρηματοδοτημένα όμως από 
χαμηλόβαθμα στελέχη στα οποία παρακρατήθηκαν και επιπλέον εισφορές. Τα Μετοχικά Ταμεία είναι 
θεσπισμένα στην αρχή της ανταποδοτικότητας των εισφορών. Αυτή ρύθμιση καταπατά κάθε έννοια δικαίου, 
ισονομίας, ισότητας και ελευθερίας. Απαράδεκτη και ανήθικη διάταξη. Να καταργηθεί άμεσα, όπως και αυτή 
του άρθρου 29, που επίσης έχει ανάλογη λογική.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:37 

Απαράδεκτη ρύθμιση, χωρίς ιστορικό προηγούμενο. Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να 
κινηθεί θεσμικά και να αποσύρει τα άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος 
μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις 
συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και 
ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:09 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:16 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:49 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:42

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:00

ΚΑΜΙΑ ΑΥΞΗΣΗ ΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ ΚΑΙ ΓΙΑ ΚΑΝΕΝΑΝ, ΕΙΔΙΚΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ ΕΙΣ ΒΑΡΟΣ ΤΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ ΜΕΧΡΙ
ΝΑ ΓΙΝΕΙ ΟΙΚΟΝΟΜΟΤΕΧΝΙΚΗ ΜΕΛΕΤΗ ΚΑΙ ΤΟ ΤΑΜΕΙΟ ΝΑ ΚΑΤΑΣΤΕΙ ΠΛΕΟΝΑΣΜΑΤΙΚΟ.ΤΕΤΟΙΕΣ ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ ΜΕ 
ΕΙΣΗΓΗΣΕΙΣ ΑΝΩΤΑΤΩΝ…ΚΑΤΕΣΤΡΕΨΑΝ ΤΟ ΜΤΣ.ΝΤΡΟΠΗ Η ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Απαράδεκτη ρύθμιση. Γιατί μόνο όσοι έχουν τον διοικητικό βαθμό και όχι και αυτοί που παίρνουν μερίσματα 
Ταξιάρχου, Υποστρατήγου και Αντοστρατήγου; Να δοθεί αύξηση σε όλους αναλογικά. Ή σε όλους η σε 
κανέναν.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:56 

Απαράδεκτη ρύθμιση. Γιατί μόνο όσοι έχουν τον διοικητικό βαθμό και όχι και αυτοί που παίρνουν μέρισμα 
Ταξχου, Υποστρατήγου και Αντιστράτηγου; Ή να γίνει αύξηση σε όλους αναλογικά ή σε κανέναν.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Η παράγραφος 3.. «Για την εφαρμογή του άρθρου 29, για όσους κατέστησαν μερισματούχοι από την 1η.1.2017 
και στο εξής, η ισχύς του παρόντος αρχίζει από την ημερομηνία που αυτοί κατέστησαν μερισματούχοι.»να 
αναδιατυπωθει ως εξής:
3. Για την εφαρμογή των άρθρων 29 και 30, για όσους κατέστησαν μερισματούχοι από την 1η.1.2017 και στο 
εξής, η ισχύς του παρόντος και για την καταβολή θετικής διαφοράς αρχίζει από την ημερομηνία που αυτοί 
κατέστησαν μερισματούχοι.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Παράγραφος 3…»Σε περίπτωση που προκύπτει θετική διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι αυτής
από την 1η.1.2023″.
Η παραπάνω διάταξη απαιτείται να επαναδιατυπωθεί ως ακολούθως:»Σε περίπτωση που προκύπτει θετική 
διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται δικαιούχοι αυτής από την 1η.1.2023,πλην αυτών που κατέστησαν 
δικαιούχοι από την 1.1.2017 και συγκεκριμένα από την ημερομηνία που αυτοί δικαιώθηκαν μερίσματος.»
Δεν ευθύνονται οι δικαιούχοι για τα έτη που διήλθαν από το 2017 και μετά άνευ ρυθμίσεως του θέματος.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΚΡΙΤΑ ΚΑΙ ΜΕ ΕΜΠΑΘΕΙΑ ΣΧΟΛΙΑΖΟΝΤΕΣ:
«ΑΝ Ο ΛΟΧΙΑΣ ΛΑΜΒΑΝΕΙ ΣΤΟ ΤΕΛΟΣ ΤΗΣ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΤΟΥ ΜΕΡΙΣΜΑ ΑΝΤΙΣΤΡΑΤΗΓΟΥ!!!!ΠΑΡΑΚΑΛΩ, ΟΛΑ 
ΚΑΛΑ ΕΕΕΕ?
ΕΚΕΙ ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΑΔΙΚΙΑ,ΕΚΕΙ ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΑΝΑΤΡΟΠΗ ΠΡΟΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΜΤΣ,ΕΚΕΙ ΕΧΕΙ ΓΙΝΕΙ ΑΝΑΛΟΓΙΣΤΙΚΗ 
ΜΕΛΕΤΗ ΕΕΕ?
ΓΙΑ ΣΥΝΕΛΘΕΤΕ ΜΕΡΙΚΟΙ.
ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΟΙ ΜΙΣΘΟΙ, ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΕΣ ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ, ΓΙΑ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ ΧΡΟΝΙΑ,ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ?
ΤΙ ΔΕΝ ΚΑΤΑΛΑΒΑΙΝΕΤΕ?
ΔΕΝ ΣΑΣ ΑΡΚΟΥΝ 8 ΒΑΘΜΟΙ ΠΡΟΑΓΩΓΗΣ (ΛΟΧΙΑΣ-ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗΣ) ΟΙ ΕΞΕΡΧΟΜΕΝΟΙ ΑΠΟ ΣΜΥ,ΘΕΛΕΤΕ 10?
ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ ΑΝΑΛΟΓΙΚΗ ΚΛΙΜΑΚΩΣΗ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:03 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
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κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:53 

Κύριε Υπουργέ η λύση είναι μία!¡!! Εκκαθάριση και πώληση της περιουσίας του Μ Τ.Σ. Καθώς και όλων των 
αποθεματικών του σε ομόλογα μετοχές κμλπ Και τα χρήματα που θα προκύψουν να μπουν στο επικουρικό του 
ΕΦΚΑ! ΓΙΑΤΊ ΜΟΝΟ ΈΤΣΙ ΘΑ ΠΆΡΕΙ Ο ΚΑΘΕΊΣ ΟΤΙ ΤΟΥ ΑΝΑΛΟΓΕΊ!!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:46 

Είναι δυνατόν να έχει εμφιλοχωρησει ατυχώς βέβαια μια τέτοια διάταξη; Είμαστε σοβαροί και που το συζητάμε;
Άμεση απόσυρση της διάταξης. Όχι αναδιάταξη πόρων υπέρ των εχόντων! Ήμαρτον με την προνομιακή 
μεταχείριση συγκεκριμένων συναδέλφων. Άραγε οι ευεργετούμενοι αισθάνονται άνετα να αντικρίζουν τους 
υπόλοιπους συναδέλφους;;; Δικαιοσύνη εδώ και τώρα!!!!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:40 

Απόσυρση της διάταξης άμεσα. Δεν έχει καμία βάση λογικής και προκαλεί το μέσο και χαμηλόβαθμο 
προσωπικό που είναι κυριολεκτικά ο φτωχός συγγενής. Ποιός λογικός άνθρωπος μπορεί να συναινέσει σε μια 
προδήλως μεροληπτική και καταχρηστική ρύθμιση!!!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:53 

ΣΚΑΝΔΑΛΩΔΕΣ ΑΡΘΡΟ ΥΠΕΡ ΑΝΩΤΑΤΩΝ ΜΕ ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΑΝΩΤΑΤΩΝ ΕΙΣ ΒΑΡΟΣ ΟΛΩΝ ΤΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ ΣΤΟ 
ΣΤΡΑΤΕΥΜΑ.ΘΑΥΜΑΖΟΥΜΕ ΗΓΕΣΙΑ…

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:32 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
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ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:53 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:57 

Άρθρο 30
Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη των μετοχικών 
που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά 
ερωτήματα.Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:43 

Αυξάνετε τα μερίδια των Ανωτάτων Αξιωματικών χωρίς τεχνικοοικονομική και αναλογιστική μελέτη.
Αυξάνετε τα μερίδια επιλεκτικά μερισματούχων χωρίς αναλογικότητα σε όλους τους μερισματούχους. Δηλαδή 
παίρνετε χρήματα από την πλειοψηφία των μερισματούχων και τα δίνεται στους εκλεκτούς.
Πετσοκόβετε το ΒΟΕΑ των αποστράτων με την κατάπτυστη ΚΥΑ που πρόσφατα δημοσιεύθηκε, γνωρίζοντας οτι 
όταν τα τέκνα καταστούν δικαιούχοι πλειοψηφία των γονείς θα έχουν αποστρατευτεί.
Γιάννης πίνει – Γιάννης κερνάει…

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:44 
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Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο. Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που 
έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά 
ερωτήματα. Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα. Άμεση απόσυρση 
της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, 
έστω σε βάθος
(ΑΠΑΡΆΔΕΚΤΟ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:40 

Αναρωτιέται κάνεις, ενώ η νομοθετηση αποτελεί απόρροια της κοινωνικής θέλησης και της βούλησης του Λαού,
ποιος είναι αυτός που συνηγορεί στην εν λόγω ρύθμιση, εκτός από τους επωφελημενους και ποιος το 
εισηγήθηκε αυτό.
Σε κάθε περίπτωση, επρόκειτο για συνταξιούχους που τώρα δεν φέρουν βαθμούς και ευθύνες και οι παροχές 
είναι μεταβιβαστικες, ήτοι χάριν πρόνοιας. Έτσι, δεν υπάρχει καμία βάση, καμία έλλογη σκέψη που να 
δικαιολογεί την περαιτέρω ειδική μεταχείριση ορισμένων συνταξιούχων που ήδη είναι προνομιούχοι.
Ο νομοθέτης να μη κάνει χάρες εις το όνομα του Ελληνικού Λαού, επειδή έχουν κάποιοι τη δυνατότητα 
πρόσβασης, εισηγήσεων δίχως ορθολογικογητα και με μοναδικό έρεισμα το καλό του εαυτού τους. Η αδικία 
απλά διογκώνεται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:14 

Λυπάμαι, ας τά λάβουμε επιτέλους υπόψιν, καί νά ψηφίσουμε στις εκλογές κατά αυτής τής αδικίας.Αυτη είναι η
φωνή μας , τό νά γράφουμε μονο δεν αρκεί πια , ώρα για αποφάσεις κατά της αδικίας.Οιανωτατοι ψηφίζουν 
αυτό τό άρθρο, εμείς ψηφίζουμε στις κάλπες, εκεί η δικιά μας απόφαση, αρκεί να μάθουν όλοι για τήν νέα 
αδικία.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:59 

ΡΕ ΠΑΙΔΙΑ !!
ΡΕ ΠΑΙΔΙΑ !!
ΗΡΕΜΗΣΤΕ.ΝΑ ΜΗΝ ΠΑΡΟΥΝ ΚΑΙ ΜΙΑ ΑΥΞΗΣΟΥΛΑ ΟΙ «ΦΤΩΧΟΙ» ΣΤΡΑΤΗΓΑΡΕΣ. ΕΜΕΙΣ ΘΑ ΠΑΡΟΥΜΕ ΤΗΝ ΑΛΛΗ 
ΕΙΚΟΣΑΕΤΙΑ .ΥΠΟΜΟΝΗ !!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:19 

Θεωρώ ότι είναι απαράδεκτο το γεγονός ότι αναπροσαρμόζονται μόνο τα μερίσματα των ανωτάτων και όχι 
όλων των άλλων Μετόχων.Όλοι γνωρίζουν την οικονομική κατάσταση του ΜΤΣ. Γιατί να δεχτούμε όλοι οι άλλοι
μέτοχοι αυτόν τον διαχωρισμό? Γιατί να το επιτρέψουμε αυτό? Επειδή όταν ήταν ε/ε δεν μερίμνησαν για το 
προσωπικό τους ?Επειδή ήταν η κύρια αιτία που οι εισηγήσεις τους ήταν πάντα αρνητικές σε όλα τα δίκαια και 
νόμιμα αιτήματα του προσωπικού? Επιβάλλοντας τον δογματισμό τους. Επειδή ανέχτηκαν και δέχτηκαν την 
φτωχοποίηση του Προσωπικού ? Για την αδιαφορία,τον εμπαιγμό και την απάθεια τους? Γιατί το ΔΣ ΜΤΣ 
λειτουργεί συντεχνιακά? Γιατί το Ταμείο με Απόφαση του ΔΣ με απόφαση του ενέταξε το Ταμείο στον ΕΦΚΑ με 
αποτέλεσμα να χάσουμε όλοι 400 ευρώ τουλάχιστον από τις αποδοχές μου? Αυτοί που με εκπρωσοπούν ως ε/ε 
πως διασφάλισαν το συμφέρον της Υπηρεσίας και το δικό μου ως Μέρισματούχου? Γιατί πρέπει να 
διπλοπληρώσω το 2% υπέρ ΜΤΣ? και να μου αφαιρεθεί περίπου 3000 ευρώ από το εφάπαξ και με το νόμο αυτό 
γίνεται νόμιμη η κλοπή? Γιατί δεν συνάδουν οι κρατήσεις με το μέρισμα που λαμβάνω?Γιατί το ΒΟΕΑ δίνεται με 
δόσεις ενώ οι κρατήσεις πληρώνονται άμεσα?Γιατί υπάρχει διαφορετική χρήματοδότηση από την ΕΛΑΣ? Ν 
αποσυρθεί άμεσα η διάταξη διότι το ΜΤΣ με τις εισφορές που επιβάλει αδικεί τους μετόχους του !

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:38 

Υπάρχει λόγος για αυτού του είδους συντεχνιακής διάκρισης του προσωπικού; Μερισματούχοι δεν είναι μόνο οι
ανώτεροι αξκοι να δίνουν αυξήσεις στους εαυτούς τους. Το σωστότερο είναι να αυξηθούν αναλογικά τα 
μερίσματα όλων,β στα πλαίσια των δυνατοτήτων των ταμείων.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:03 

ΕΓΙΝΕ ΚΑΠΟΙΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΜΕΛΕΤΗ ΚΑΙ ΥΠΑΡΧΕΙ ΠΕΡΙΘΩΡΙΟ ΓΙΑ ΕΞΤΡΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΣΕ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ;
ΚΑΜΙΑ ΕΠΙΛΕΟΝ ΠΑΡΟΧΗ ΟΥΤΕ ΣΕ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ,ΟΥΤΕ ΣΕ ΑΝΩΤΕΡΟΥΣ,ΚΑΤΩΤΕΡΟΥΣ.ΕΙΔΑΜΕ ΠΟΥ ΟΔΗΓΗΣΑΝ ΤΟ 
ΜΤΣ ΤΕΤΟΙΕΣ ΠΡΑΚΤΙΚΕΣ…ΣΤΗ ΧΡΕΩΚΟΠΙΑ…ΠΟΙΟΙ ΑΝΩΤΑΤΟΙ ΕΚ ΤΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΝ ΤΕΤΟΙΕΣ 
ΣΚΑΝΔΑΛΩΔΕΙΣ ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΥΠΕΡ ΑΝΩΤΑΤΩΝ…;

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:58 

Α – Λ 24/12/22
ΘΕΜΑ : Νόμος ΥΕΘΑ προς Διαβούλευση
Επί του Άρθρου 30 . 1 . Με το σχετικό Άρθρο, καθορίζεται ότι οι Μερισματούχοι <> του ΜΤΣ ,Ανώτατοι 
Αξιωματικοί ,προσαυξάνεται το μέρισμα ΜΤΣ. Εδώ με το θέμα αυτό προκύπτει μια πρόκληση Α΄ Μεγέθους , 
διότι αγνοήθηκαν παντελώς οι Ανώτεροι και κατώτεροι Αξιωματικοί ως και λοιποί μερισματούχοι του ταμείου, 
λες και το ταμείο ανήκει αποκλειστικά στους Ανωτάτους Αξ/κούς .
– Το γεγονός αυτό, είναι αντισυνταγματικό ,αυθαίρετο , δεν στηρίζεται σε Αιτιολογική και Οικονομική Έκθεση . 
Αβάσιμο , διότι οι απόστρατοι συνταξιούχοι δεν προσφέρουν κάποια κρατική υπηρεσία , εάν συνέβαινε κάτι 
τέτοιο η οικονομική παροχή θα γινόταν από τον ΕΦΚΑ και σε καμία περίπτωση από το ΜΤΣ . Τονίζεται ότι για 
τους απόστρατους ισχύει το ίδιο καθεστώς για όλους χωρίς καμία εξαίρεση, είναι δε και εκτός στρατιωτικής 
δεοντολογίας . – Όπως γνωρίζετε το Ταμείο αντιμετωπίζει πρόβλημα στα χρήματα, δεν μας έχει δώσει μέχρι 
τώρα, δώρα Χριστουγέννων –Πάσχα , ενώ Ταμεία, ΠΝ και ΠΑ χορηγεί .
2 . Έπειτα από τα παραπάνω εκτεθέντα , Προτείνεται η κατάργηση της σχετικής διάταξης της προσαύξησης του
μερίσματος ΜΤΣ . 3. Παρακαλώ για την αποδοχή της πρότασης. Πιστεύω να τύχω της προσοχής σας Ευχαριστώ
.-

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:46 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν
καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.Η 
υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.Άμεση απόσυρση της διάταξης 
και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε 
βάθος χρόνου.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:58 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν
καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.Η 
υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.Άμεση απόσυρση της διάταξης 
και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε 
βάθος χρόνου.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν
καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.Η 
υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.Άμεση απόσυρση της διάταξης 
και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε 
βάθος χρόνου.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
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Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:07 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:10 

Αυξάνονται τα μερίδια για τους αποστρατευόμενους με αποστρατευτικό βαθμό Ταξχου έως και Αντγου καθώς 
και στους διετελέσαντες Α/ΓΕΣ-ΓΕΠΣ-ΔΚΤΕΣ ΣΤΡΑΤΙΑΣ-Α/ΓΕΕΘΑ και αντιστοίχους της ΕΛ.ΑΣ.
Η ρύθμιση προφανώς αφορά και τις ορφανικές τους οικογένειες. Πρόκειται για μερισματούχους που τους 
απονεμήθηκε μέρισμα έως 31/12/16 και λαμβάνουν την παροχή από ορισμένα έτη (το λιγότερο 6 από 2016 
μέχρι σήμερα) και μέχρι και πάνω από 35 έτη, δηλ. ακόμη και για περισσότερα από τα έτη των εισφορών που 
κατέβαλαν.
Προσωπικά διαφωνώ με το πνεύμα της διάταξης διότι:
α. Δημιουργεί την εντύπωση πως ο νομοθέτης ενδιαφέρεται μόνο για τους ανωτάτους.
β. Δημιουργεί επιβάρυνση στα Ταμεία ευνοώντας περαιτέρω μερισματούχους (ίδιοι και ορφανικές οικογένειες) 
που λαμβάνουν παροχές για 10ετίες ολόκληρες πιθανόν και για πάνω από 35-40 έτη.
γ. Η αύξηση των μεριδίων για τους προερχόμενους από τον ΣΞ συμπαρασύρει και τους βοηθηματούχους του 
ΕΚΟΕΜΣ των παραπάνω βαθμών μην λαμβάνοντας προφανώς υπόψη την μη καταβολή εισφορών υπέρ του 
Κλάδου από όσους κατέστησαν δικαιούχοι με την ίδρυση αυτού ή και την καταβολή ελάχιστων εισφορών.
δ. Η εν λόγω διάταξη σε συνδυασμό και με την αντίστοιχη του άρθρου 35 θα παρασύρει ειδικά τον ΕΚΟΕΜΣ σε 
βέβαιη μείωση της τιμής μεριδίου, ζημιώνοντας τελικά όχι μόνο τους παραπάνω βαθμούς, που προσωρινά 
ευνοούνται, αλλά το σύνολο των δικαιούχων.
Προτείνεται να αποσυρθεί ως άδικη και πιθανότατα ζημιογόνος για τα συμφέροντα τόσο των Ταμείων όσο και 
των ίδιων των δικαιο

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:57 

ΘΕΜΑ: Σχόλια –Προτάσεις Νόμου ΑΕΘΑ
ΣΧΕΤ : Νόμος προς διαβούλευση

Έπειτα από το σχετικό προτείνονται τα κάτωθι :

Άρθρο 30 (ΜΤΣ)

1 . Στους εν αποστρατεία Αξ/κούς που έχουν αποκατασταθεί Βαθμολογικά (έχουν προαχθεί), δεν τους 
χορηγείται το μέρισμα του βαθμού στον οποίο προήχθησαν . Εδώ έχουμε μεταβολή της κατάστασης του αξ/κού 
και πρέπει να έχει την ανάλογη εφαρμογή από το ΜΤΣ στα μερίσματα . Το γεγονός αυτό δηλαδή, η εξαίρεσής 
τους, είναι Αντισυνταγματική και εκτός Στρατιωτικής δεοντολογίας .

2 .Προτείνεται , να συμπεριληφθούν στο Άρθρο 30 και οι παραπάνω αναφερθέντες Αξ/κοί ,προκειμένου να 
τους χορηγηθούν τα μερίσματα που δικαιούνται βάση του βαθμού που τους απονέμεται , να τους γίνεται δε 
κράτηση λόγω προαγωγής .
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ΕΚΟΕΜΣ

3 . Με το Ν.2448/96 Άρθρο 8 , ιδρύθηκε το ΕΚΟΕΜΣ ,μεταξύ των πόρων του Ταμείου, είναι και το ΜΤΣ με 
συνδρομή κράτησης από το μέρισμα 10% των αξ/κών , αυτό έγινε για υποβοήθηση έναρξης λειτουργίας του 
Ταμείου και όχι για πάντα. Πέρασαν πολλά χρόνια και η κράτηση παραμένει . Με τα σημερινά δεδομένα η 
κατάσταση έχει βελτιωθεί και επιτρέπει την αναθεώρηση της κράτησης .Η μεταφορά ποσού από ένα ταμείο στο
άλλο δεν έχει νόημα .

4 . Έπειτα από τα παραπάνω , Προτείνεται ,η κατάργηση της μηνιαίας εισφοράς μερίσματος υπέρ ΕΚΟΕΜΣ 10% 
και να αντικατασταθεί με ισόποσο ποσοστό από άλλη πηγή ή από ανάλογη αύξηση από λοιπούς πόρους του 
Ταμείου.

5. Παρακαλώ, για την αποδοχή των προτάσεών μου. Ευχαριστώ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:12

Απαράδεκτο. Το ΜΤΣ ανήκει σε όλους τουςμερισματουχους. Κάντε κάτι νά νασανει και μετά μοιραστε… Καλά 
Χριστούγεννα

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:12 

ΤΟ ΜΕΤΟΧΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ ΣΤΡΑΤΟΥ ΑΝΗΚΕΙ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥΣ -ΟΧΙ ΣΤΙΣ ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ ΤΟΥ 
ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΠΟΥ ΔΙΝΕΙ ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΜΟΝΟ ΣΤΟΥΣ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ !

Η Ένωση Στρατιωτικών Ηπείρου μεταφέρει την απογοήτευση αλλά και αγανάκτηση εκατοντάδων μελών μας 
Στρατιωτικών που βλέπουν στο άρθρο 30 του Νομοσχεδίου που έφερε για διαβούλευση το ΥΠΕΘΑ να 
περιλαμβάνει διάταξη που αυξάνει τα μερίδια στο ΜΤΣ μόνο στους Ανώτατους Αξκούς εξαίροντας απροκάλυπτα
όλους τους υπολοίπους μετόχους.

Η Ένωση μας θεωρεί την διάταξη αυτή ντροπή για την ιστορία του Ταμείου μας και ζητεί την άμεση απόσυρσή 
της .

Επανερχόμαστε στο χρόνιο δίκαιο αίτημά μας για την δημιουργία ατομικού λογαριασμού για κάθε μέτοχο στο 
ΜΤΣ και να λαμβάνει μερίσματα από το Ταμείο μας αναλόγως αποκλειστικά των εισφορών του στο Ταμείο ,σε 
συνάρτηση και με τα υπόλοιπα έσοδα του ΜΤΣ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:32 

Το παρόν νομοσχέδιο πριν αναρτηθεί στη διαβούλευση και από τα λίγα που καταλαβαίνω πρέπει να διήλθε από
ΔΣ/ΜΤΣ στο οποίο εισηγείται Ταξχος (Γενικός Δντής) και αποφασίζουν κατά βάση Ανώτατοι 
(συμπεριλαμβανομένου του κ. Υπαρχηγού), από ΓΕΣ (λογικά προσυπόγραψε ο κ. Α/ΓΕΣ), από ΓΕΕΘΑ (λογικά 
προσυπόγραψε ο κ. Α/ΓΕΕΘΑ), από ΓΔΟΣΥ (Υποναύαρχος) κλπ και αναρωτιέμαι ειλικρινά όλοι συμφώνησαν ότι
το παρόν άρθρο δεν προκαλεί το κοινό αίσθημα της βάσης των μετόχων? Αν ναι. Τότε ειλικρινά λυπάμαι. 
Γενικότερα θεωρώ λάθος τον χρόνο ανάρτησης του νομοσχεδίου δεν υπήρχε λόγος να εκνευριζόμαστε μέσα 
στις γιορτές. Καλά Χριστούγεννα με υγεία.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:52 

ΟΤΑΝ ΤΟ Μ.Τ.Σ. ΑΡΧΙΣΕΙ ΝΑ ΕΧΕΙ ΘΕΤΙΚΟΥΣ ΙΣΟΛΟΓΙΣΜΟΥΣ,ΤΟΤΕ ΝΑ ΔΟΘΟΥΝ ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΕΣ 
ΜΕΛΕΤΕΣ ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ ΑΥΞΗΣΕΙΣ.ΤΩΡΑ ΜΕ ΑΥΤΗ ΤΗ ΡΥΘΜΙΣΗ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ ΤΟΥ ΚΑΜΕΝΟΥ ΔΕΝ 
ΜΙΛΑΝΕ ΓΙΑ ΦΩΤΙΕΣ.
ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΣΤΟΥΣ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ,ΓΙΑ ΠΟΙΟ ΛΟΓΟ ΚΑΙ ΜΕ ΠΟΙΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ.ΜΕΛΕΤΗ;

 23 Δεκεμβρίου 2022, 00:15 

Ντροπή. Η συνέχεια θα φανεί στις καλπες
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:08 

Να καταργηθούν τα μετοχικά ταμεία και οι κρατήσεις να γίνονται από τον ΕΦΚΑ όπου υπάρχει διαφάνεια και 
δικαιοσύνη. Σε μια ευνομούμενη πολιτεία και ένα κράτος δικαίου δεν είναι δυνατόν να γίνονται αναλογικές 
κρατησεις και να δίνονται δυσανάλογα μερίσματα.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:07 

ΑΠΑΡΕΔΕΚΤΗ ΡΥΘΜΙΣΗ. ΑΝ ΕΝΔΙΑΦΕΡΕΣΤΕ ΓΙΑ ΤΙΣ ΨΗΦΟΥΣ ΜΟΝΟ ΤΩΝ ΑΝΩΤΑΤΩΝ ΚΑΛΩΣ! ΤΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ 
ΟΜΩΣ ΕΙΝΑΙ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΕΣ ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΚΑΛΠΗ ΘΑ ΣΤΕΝΟΧΩΡΗΘΕΙΤΕ ΚΥΡΙΟΙ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:32 

ΤΟ ΜΕΤΟΧΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ ΣΤΡΑΤΟΥ ΑΝΗΚΕΙ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥΣ -ΟΧΙ ΣΤΙΣ ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ ΤΟΥ 
ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΠΟΥ ΔΙΝΕΙ ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΜΟΝΟ ΣΤΟΥΣ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ !Η Ένωση Στρατιωτικών Ηπείρου μεταφέρει την 
απογοήτευση αλλά και αγανάκτηση εκατοντάδων μελών μας Στρατιωτικών που βλέπουν στο άρθρο 30 του 
Νομοσχεδίου που έφερε για διαβούλευση το ΥΠΕΘΑ να περιλαμβάνει διάταξη που αυξάνει τα μερίδια στο ΜΤΣ 
μόνο στους Ανώτατους Αξκούς εξαίροντας απροκάλυπτα όλους τους υπολοίπους μετόχους.Η Ένωση μας θεωρεί
την διάταξη αυτή ντροπή για την ιστορία του Ταμείου μας και ζητεί την άμεση απόσυρσή της .Επανερχόμαστε 
στο χρόνιο δίκαιο αίτημά μας για την δημιουργία ατομικού λογαριασμού για κάθε μέτοχο στο ΜΤΣ και να 
λαμβάνει μερίσματα από το Ταμείο μας αναλόγως αποκλειστικά των εισφορών του στο Ταμείο ,σε συνάρτηση 
και με τα υπόλοιπα έσοδα του ΜΤΣ. Για το Διοικητικό Συμβούλιο

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:52 

ΤΟ ΜΕΤΟΧΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ ΣΤΡΑΤΟΥ ΑΝΗΚΕΙ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥΣ, ΟΧΙ ΣΤΙΣ ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ ΤΟΥ 
ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΠΟΥ ΔΙΝΕΙ ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΜΟΝΟ ΣΤΟΥΣ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ. ΑΠΛΑ ΝΤΡΟΠΗ. ΕΧΕΙ Ο ΚΑΙΡΟΣ ΓΥΡΙΣΜΑΤΑ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:47

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
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Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:08 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:20 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:07 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:28 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:44 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
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ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:25 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 
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Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:49

Ντροπη σας και μονο ντροπη σας αν ανεβασετε τα μεριδια των Ανωτατων μονο.Δεν χορτασαν μωρε τοσα 
χρονια;Σε αυτους που μια ζωη τρωγανε με χρυσες μασελες τα δινετε;

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:29 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:19 

Θα γράψω στην διαβούλευση κ. Υπουργέ, αν και οι περισσότεροι λένε δεν τα δίνουν σημασία. Όλοι οι 
υπόλοιποι μερισματούχοι δεν υπάρχουν, μόνο ΑΝΩΤΑΤΟΙ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:43 

Αύξηση Μεριδίων μόνο στους Ανώτατους!!!!!! Σκέτη πρόκληση. Αλλά θα το περάσετε γιατί έτσι θέλετε.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:14 

Ειλικρινά δεν κατανοώ τη ρύθμιση. Δεν κατανοώ να αυξάνονται μόνο τα μερίδια των Ανωτάτων; Όλοι οι 
υπόλοιποι δεν είναι μέτοχοι; Γιατί όχι αφού μπορούν να αυξηθούν να μην αυξηθούν αναλογικά σε όλους; 
Πράγματι πολλά άρθρα του νομοσχέδιου προκαλούν και στην καλύτερη περίπτωση δημιουργούν λύπη.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:10

ΔΩΣΤΕ ΧΡΗΜΑ ΣΤΟΥΣ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ ΤΟΥ ΜΤΣ ΜΙΑΣ ΚΑΙ ΤΟ ΤΑΜΕΙΟ ΕΙΝΑΙ ΤΟΣΟ ΕΥΡΩΣΤΟ…ΤΡΑΓΙΚΟ ΤΟ ΑΡΘΡΟ…
ΠΡΟΚΑΛΕΙ ΣΕ ΚΑΙΡΟΥΣ ΔΥΣΚΟΛΟΥΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ΤΗΣ ΧΩΡΑΣ ΓΕΝΙΚΟΤΕΡΑ.ΓΕΛΑΝΕ ΚΑΙ ΟΙ ΠΕΤΡΕΣ ΜΕ 
ΤΕΤΟΙΕΣ ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΕΡΙΠΟΥ 6.000 ΕΚΛΕΚΤΟΥΣ
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 

Άρθρο 30: Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο. Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του 
ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν 
πολλά ερωτήματα. Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα. Άμεση 
απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους 
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:46 

Άρθρο 30: Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο. Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του 
ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν 
πολλά ερωτήματα. Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα. Άμεση 
απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους 
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:33 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο. Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που 
έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά 
ερωτήματα. Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα. Άμεση απόσυρση 
της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, 
έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:17 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο. Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που 
έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά 
ερωτήματα. Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα. Άμεση απόσυρση 
της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, 
έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:31 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:36 

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:12 
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Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.
Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για την εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους 
τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:14 

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:53 

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:29 

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:02 

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:36 

Άρθρο 30
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Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:15 

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:40

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:12 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Παρακαλώ για την Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση 
παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:49 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Παρακαλώ για την Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση 
παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:04 
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Αξιότιμε κ. υπουργέ,

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Παρακαλώ πολύ για την Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση
παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:24 

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:51 

Άρθρο 30

Απαράδεκτη ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο.

Προκαλεί τη νοημοσύνη σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται 
ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.

Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα.

Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 07:35 

Αραγε,ποιας κατηγοριας ειναι ολοι αυτοι που ασκησαν διοικηση στο Μετοχικο Ταμειο;Και το εςφτασαν σε αυτα 
τα χαλια;Μπηκε κανενανς φυλακη;Και εσεις αντι να λαβετε δραστικα μετρα,τα επιβραβευετε αυτα τα 
τρωκτικα!!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 07:15 

Εντελώς απαράδεκτη ρύθμιση!!!Ενω μας λεει το ΜΤΣ οτι ειναι ελλειματικο με πολλα οικονομικα προβληματα 
εσεις αυξανετε το μερισμα των Ανωτατων;Ελεος!!Στο Μετοχικο ταμειο καταβαλλουν ολοι εισφορες,οχι μονο οι 
Ανωτατοι!!!Εχει γινει μια φορα μια μελετη αναλογισμου ποσοστου ανταποδοτικοτητας μεταξυ εισφορων και 
παρεχομενων μερισματων ανα κατηγορια και βαθμο;Η συγκεκριμμενη ρυθμιση που προνομιακα αυξανει τα 
μερισματα των ανωτατων θα πρεπει αμεσα να αποσυρθει απο το ΣΝ!!!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 07:33 

Απαράδεκτη και μεροληπτική ρύθμιση υπέρ των ολίγων και σε βάρος κάθε άλλου μερισματούχου. Απόσυρση 
τώρα ή τροποποίηση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 07:03 
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Ανεπίτρεπτη ρύθμιση μόνο για τους Ανώτατους . Η αύξηση των μεριδίων πρέπει να γίνει αναλογικά για όλους 
τους μετόχους.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 06:07 

Οι βαθμοί που επηρεάζονται (Ταξχος και ανώτεροι) ως σύνολο και δεδομένου ότι δεν εισάγεται άλλος 
περιορισμός, αθροιστικά ανέρχονται σε σεβαστό αριθμό, πιθανόν άνω των 6.000. Πέρα από το άδικο της 
υπόθεσης να αυξάνεται δηλ. το μέρισμα μόνο των ανωτάτων και διαβάζοντας και τα λοιπά σχόλια, μου 
δημιουργείται ο εύλογος προβληματισμός, εάν συνεκτιμήθηκε (υπολογίστηκε) σωστά το κόστος και εάν τα 
Ταμεία, μέσω πολλών νέων οικονομικών υποχρεώσεων, δύνανται να ανταποκριθούν χωρίς να επηρεαστεί η 
βιωσιμότητά τους. Καλές οι προεκλογικές υποσχέσεις αλλά μήπως είναι τώρα η ώρα να δούμε με σοβαρότητα 
και το μετά? Μήπως να αποφευχθούν λάθη του παρελθόντος με αλόγιστες αυξήσεις?

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:38 

ΑΠΌ ΠΟΙΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΠΡΟΚΥΠΤΕΙ Η ΑΥΞΗΣΗ ΤΩΝ ΜΕΡΙΔΙΩΝ ΑΝΩΤΑΤΩΝ;ΑΝ ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΝΑ 
ΚΑΤΑΤΕΘΟΥΝ ΕΙΔΑΛΛΩΣ ΘΕΩΡΩ ΟΤΙ Η ΑΥΞΗΣΗ ΒΛΑΠΤΕΙ ΤΟ ΕΝΝΟΜΟ ΣΥΜΦΕΡΟΝ ΤΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ 
ΤΟΥ ΜΤΣ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:11 

Απίστευτη μεθόδευση που δεν έχει ιστορικό προηγούμενο! Έπρεπε να έχει αποσυρθεί από χθες κιόλας. Ατυχής 
έμπνευση το δίχως άλλο. Όχι στις φωτογραφικές διατάξεις!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:10 

Τα σχόλια είναι περιττά! Ντροπή σε όποιους το μεθόδευσαν. Να θυμίσω ότι ο Μ. Αλέξανδρος αρνήθηκε να πιει 
νερό που του προσφέρθηκε όταν διψούσε το στράτευμα. Σημεία των καιρών να βολεύονται συντεχνίες σε 
βάρος μάλιστα του μέσου χαμηλόβαθμου προσωπικού που δεν έχει προσβάσεις στους αρμούς της εξουσίας! 
Απαράδεκτη ως ρύθμιση…

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:10 

Απίστευτη μεθόδευση, χωρίς καμία απολύτως λογική. Τεράστια αδικία για ένα Ταμείο που επιβιώνει με πολλά 
προβλήματα και ανήκει στο σύνολο των μελών του και όχι στην ελίτ. Εξυγίανση του Ταμείου εδώ και τώρα. 
Μέτρα ιμονο στη λογική της αναλογικότητας προς όλους!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:24

Απόσυρση της επονείδιστης αυτής διάταξης άμεσα, προκαλείται το σύνολο των μετοχών και μερισματούχων…

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:41 

Ανεπίτρεπτη ρύθμιση παντελώς άδικη και μεροληπτική υπέρ των προνομιούχων!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:49 
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Απαράδεκτη μεθόδευση ανακατανομής της περιουσίας του Ταμείου υπέρ των προνομιούχων και σε βάρος του 
μέσου συναδέλφου. Άμεση απόσυρση εδώ και τώρα!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:35 

Το Μετοχικό Ταμείο Στρατού ανήκει σε όλους τους Στρατιωτικούς .Να αποσυρθεί η διάταξη ντροπή του 
νομοσχεδίου που δινει αυξήσεις μόνο σε ανωτάτους

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:36 

το μέρισμα να προκύπτει ΜΟΝΟΝ από τις εισφορές του εργασιακού βίου, όχι αυθαίρετα με αποφάσεις. δεν 
συμφωνώ με την αύξηση των μεριδίων των ανωτάτων χωρίς καμία μελέτη ή αν υπάρχει τέτοια να δημοσιευθεί 
πριν τη συζήτηση

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:14 

ΜΕ ΚΑΤΙ ΤΕΤΟΙΕΣ ΚΙΝΗΣΕΙΣ ΥΠΕΡ ΑΝΩΤΑΤΩΝ ΕΦΤΑΣΑΝ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ ΣΤΟ ΧΕΙΛΟΣ ΤΗΣ ΧΡΕΩΚΟΠΙΑΣ… 
ΕΙΔΙΚΑ ΤΟ ΜΤΣ…100ΑΔΕΣ ΟΙ ΥΠΟΣΤΡΑΤΗΓΟΙ ΛΕΣ ΚΑΙ ΕΧΟΥΜΕ 1.000.000 ΣΤΡΑΤΕΥΜΑ.ΟΙ ΥΠΟΛΟΙΠΟΙ ΕΤΟΙΜΟΙ ΓΙΑ 
ΕΠΙΤΑΓΗ ΑΚΡΙΒΕΙΑΣ.ΝΤΡΕΠΕΤΑΙ ΚΑΙ Η ΝΤΡΟΠΗ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 

Απαράδεκτη και μεροληπτική ρύθμιση υπέρ των ολίγων και σε βάρος κάθε άλλου μερισματούχου !!!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:43 

Με ενδιαφέρον αναγιγνώσκω το σύνολο των σχολίων τα οποία στην πλειοψηφία τους εμπεριέχουν λογικά και 
εύστοχα επιχειρήματα.

Η αλήθεια είναι πως η διάταξη χαρακτηρίζεται από πλήθος διαφοροποιήσεων σε σχέση με αυτές που είχαν 
αρχικά εισαχθεί σε αντίστοιχες διαβουλεύσεις κατά το παρελθόν.

Αν υπάρχει η διάθεση ας συγκριθούν μέσω των ακόλουθων συνδέσμων αυτά που είχαν αρχικά προταθεί με το 
τι εισάγεται τελικά σήμερα προς ψήφιση.
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6549
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6726

Θα ήταν επίσης χρήσιμο να εξηγηθεί στη βάση των μετόχων (είτε από τα ΓΕΣ-ΓΔΟΣΥ είτε από το ΜΤΣ) ποιοι 
ήταν οι λόγοι που επέβαλλαν τις διαπιστούμενες επί τα χείρω διαφοροποιήσεις, καθώς και ποιοι οι υπεύθυνοι 
για την σχεδόν επί 4ετίας καθυστέρηση, η οποία δημιούργησε ανεξόφλητα ΒΟΕΑ και προσωρινά μερίσματα.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:22 

Ντροπή!!!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:21 

Σίγουρα οι συντάξαντες τη διάταξη γνωρίζουν καλύτερα από εμένα, αλλά θα μου επιτρέψετε να εκφράσω και 
εγώ μία άποψη με το μάτι του μη ειδικού.

Ίσως να έχει σημασία ίσως και όχι, αλλά παγίως γίνεται δεκτό από τη νομολογία, ότι ο κοινός νομοθέτης 
μπορεί να επιφέρει μεταβολές στο σύστημα της κοινωνικής ασφαλίσεως και στους όρους και τις προϋποθέσεις 
χορηγήσεως συντάξεων και άλλων παροχών, μεταβολές, οι οποίες, μάλιστα, είναι δυνατόν να επιβαρύνουν 
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οικονομικά τους ασφαλιστικούς οργανισμούς (όπως ρυθμίσεις με αντικείμενο τη συγχώνευση τέτοιων 
οργανισμών, την ένταξη νέων κατηγοριών ασφαλισμένων σε αυτούς ή την αύξηση των χορηγουμένων από τους
οργανισμούς αυτούς παροχών), μόνο όμως ύστερα από τη σύνταξη από το Κράτος ειδικών μελετών 
οικονομικού περιεχομένου ή από τους οικείους ασφαλιστικούς φορείς αναλογιστικών μελετών, στις οποίες 
πρέπει να απεικονίζεται η συνολική οικονομική τους κατάσταση (πρβλ. ΣτΕ 2199/2010 Ολ.)

Από το παραπάνω συγκρατείται η φράση » στις οποίες πρέπει να απεικονίζεται η συνολική οικονομική τους 
κατάσταση».

Η προτεινόμενη αύξηση των μεριδίων, εν μέσω δυσχερούς θεωρώ για το ΜΤΣ οικονομικής συγκυρίας (παύση – 
επιστροφή κρατήσεων ν.4093/12 – παύση εισφοράς ν. 3986/11 – ανάγκη καταβολής διαφορών ΒΟΕΑ έξι ετών 
κλπ) αποτέλεσε προϊόν αναλογιστικής μελέτης στην οποία συνεκτιμήθηκαν οι ανωτέρω σοβαρές εξελίξεις και η 
συνολική οικονομική κατάσταση του Ταμείου?

Επειδή πιστεύω πως όχι, προτείνω την απόσυρση της διάταξης, την άμεση πραγματοποίηση νέας αναλογιστικής
μελέτης λαμβάνοντας υπόψη τα νέα δεδομένα που προέκυψαν και την εν συνεχεία, αναλόγως αποτελεσμάτων, 
προώθηση ρύθμισης επανακαθορισμού των μεριδίων.

Όπως σοφά έλεγε ο μέγας δάσκαλος του ΜΤΣ

«Στάθηκα στη διαπίστωση αυτή για να υπογραμμίσω άλλη μια φορά το γεγονός ότι, όταν κάποιος απαλλαγεί 
μια φορά από τα κακά που τον βρήκαν και δεν σωφρονισθεί, θα πάθει αργότερα πολύ χειρότερα από τα 
πρώτα. Ας προσπαθήσουμε λοιπόν να αλλάξουμε όσο μας το επιτρέπουν οι δυνάμεις μας. Το μέλλον του ΜΤΣ 
εκτείνεται πέραν από αυτό που κάποιος αναζητά να πληροφορηθεί».
Πόσο δίκιο είχες.
Ευχαριστώ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:57 

εάν υπάρχουν πόροι ας γίνει αύξηση των υπαρχόντων μεριδίων ΌΧΙ στην αναπροσαρμογή

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Ο κάθε μέτοχος στο ΜΤΣ να λαμβάνει μερίσματα από το Ταμείο μας αναλόγως αποκλειστικά των εισφορών του 
στο Ταμείο ,σε συνάρτηση και με τα υπόλοιπα έσοδα του ΜΤΣ. Μην δημιουργείτε αιτίες για μελλοντικές 
προσφυγές στη Δικαιοσύνη

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:32  

ΤΟ ΜΕΤΟΧΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ ΣΤΡΑΤΟΥ ΑΝΗΚΕΙ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥΣ -ΟΧΙ ΣΤΙΣ ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ ΤΟΥ 
ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΠΟΥ ΔΙΝΕΙ ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΜΟΝΟ ΣΤΟΥΣ ΑΝΩΤΑΤΟΥΣ !

Η Ένωση Στρατιωτικών Ηπείρου μεταφέρει την απογοήτευση αλλά και αγανάκτηση εκατοντάδων μελών μας 
Στρατιωτικών που βλέπουν στο άρθρο 30 του Νομοσχεδίου που έφερε για διαβούλευση το ΥΠΕΘΑ να 
περιλαμβάνει διάταξη που αυξάνει τα μερίδια στο ΜΤΣ μόνο στους Ανώτατους Αξκούς εξαίροντας απροκάλυπτα
όλους τους υπολοίπους μετόχους.

Η Ένωση μας θεωρεί την διάταξη αυτή ντροπή για την ιστορία του Ταμείου μας και ζητεί την άμεση απόσυρσή 
της .

Επανερχόμαστε στο χρόνιο δίκαιο αίτημά μας για την δημιουργία ατομικού λογαριασμού για κάθε μέτοχο στο 
ΜΤΣ και να λαμβάνει μερίσματα από το Ταμείο μας αναλόγως αποκλειστικά των εισφορών του στο Ταμείο ,σε 
συνάρτηση και με τα υπόλοιπα έσοδα του ΜΤΣ. Για το Διοικητικό Συμβούλιο

-Ο-

Πρόεδρος

Θεοδώρου Γεώργιος

Ταγματάρχης (ΠΖ)

-Ο-

Γενικός Γραμματέας

Παππάς Βασίλειος

Υπολοχαγός(ΑΜΧ)
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:35 

Το άρθρο 30 2Α αποκλείει από τις αυξήσεις των μεριδίων τους αξκούς προερχομένους από ΣΜΥ που 
αποστρατεύτηκαν με τον βαθμό του Συνταγματάρχη, πλήρωσαν τις προβλεπόμενες εισφορές και με απόφαση 
του ΜΤΣ λαμβάνουν σήμερα μέρισμα Αντιστρατήγου! Θα πρέπει να συμπεριληφθούν και αυτοί γιατί είναι 
μεγάλη αδικία και αφήνει ίχνη διάκρισης.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:55 

Υπάρχει μεγάλη μείωση στα κλιμάκια Γ1-Γ6. ΜΕΙΩΝΟΝΤΑΙ ΚΑΤΑ 13,3% περίπου . Πρέπει να διορθωθεί για 
λόγους ισότητας .Δεν γίνεται να μειώνεται ποσοστιαία περισσότερο το κλιμάκιο της κατηγορίας Γ από ότι το Α 
και το Β. Και τι στην ευχή κάνετε; Παίρνεται μερίδια απο τους χαμηλόβαθμους για να το δώσετε σαν αύξηση 
στους υψηλόβαθμους και αυτοί πανηγυρίζουν εις βάρος μας; Είναι δίκαιο; είναι ΗΘΙΚΟ; ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΟ ΚΑΙ ΠΡΕΠΕΙ
ΝΑ ΔΙΟΡΘΩΘΕΊ .

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:33 

Την αύξηση μεριδίων θα πρέπει να την πάρουν και όσοι δεν είχαν το διοικητικό βαθμό αλλά έχουν πληρώσει 
και αναχωρήσει χρόνο για μα παίρνουν μέρισμα υποστρατήγου και αντιστρατήγου. Δεν θα πρέπει να γίνεται ο 
διαχωρισμός με τον διοικητικό βαθμό αλλά με την απόφαση απονομής μερίσματος απο το κάθε ταμείο όπου 
αναγράφει και τον βαθμό απονομής. Δηλαδή ένας με επιστρατεύτικό βαθμό Αντισυνταγματάρχης ή 
Συνταγματάρχης πλήρωσε και πέρνει μέρισμα Υποστρατήγου ή Αντιστρατήγου. Την αύξηση θα πρέπει να την 
πάρουν και αυτοί διότι είναι αδικία.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:21

Επί της παρ. 2Α Αυξάνονται τα μερίδια για τους αποστρατευόμενους με αποστρατευτικό βαθμό Ταξχου έως και 
Αντγου καθώς και στους διετελέσαντες Α/ΓΕΣ-ΓΕΠΣ-ΔΚΤΕΣ ΣΤΡΑΤΙΑΣ-Α/ΓΕΕΘΑ και αντιστοίχους της ΕΛ.ΑΣ.Και 
αντίστοιχα μειώνονται τα μερίδια των χαμηλόβαθμων ήτοι κλιμάκια Γ και Β και το Γ1-Γ6 κατά 13% μείωση.Και 
ερωτώ Τους Υψηλόβαθμους που τυχόν διαβάζουν το σχόλιο. Η Διοίκηση δια του παραδείγματος διδάχτηκε από 
τον Μέγα – Αλέξανδρο όταν αρνήθηκε να πιεί νερό αφού δεν υπήρχε αρκετό και για τους μαχητές του. 
Προτίθεστε να ηγηθείτε μίας κίνησης Ανωτάτων που θα πετάει πίσω στην κυβέρνηση ως απαράδεκτη την 
ρύθμιση για αύξηση των μεριδίων μόνο των Ανωτάτων ΜΕΙΩΝΟΝΤΑΣ τα μερίδια των κατωτέρων;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:19 

Τα Μετοχικά ταμεία πρέπει να δίνουν αυξήσεις σε όλους τους μετόχους που συνεισφέραν με κρατήσεις στο 
μισθό τους σε όλα τα χρόνια ως ενέργεια. Τα μερίσματα πρέπει να είναι αναλογικά και ανταποδοτικά ανάλογα 
με τις κρατήσεις που είχε ο καθένας σε όλο τον εργασιακό βίο του και όχι με κριτήριο αν ήταν υπαξιωματικός, 
κατώτερος, ανώτερος ή ανώτατος αξκος. Γιάννης πίνει Γιάννης κερνάει, εγώ βλέπω μόνο για τους ανώτερους-
ανώτατους υπάρχουν λεφτά για αυξήσεις οι οποίοι παίρνουν τα περισσοτερα λεφτά και έχουν όλες τις 
παροχές, ολα τα άλλα είναι απαράδεκτα

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 

Να γίνει αύξηση μεριδίων για όλους τους βαθμούς. Όχι μόνο για τους ανώτατους. Αυτού του είδους η διάκριση 
(δλδ, η ευνοϊκή μεταχείριση των ανωτάτων), δεν βοηθάει στο ηθικό των ΕΔ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:33 

Τα μερίδια θα πρέπει να μοιράζονται ανάλογα σε όλους τους βαθμούς που συνεισφέρουν στα ταμεία και όχι 
μόνο σε συγκεκριμένους…είναι αδικία και μεροληψία του νομοθέτη….
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:17 

Να καταργηθούν όλες οι προσαυξήσεις της παρ. 2Α γιατί δεν βασίζονται σε προηγούμενες (και για ανάλογη 
διάρκεια) κρατήσεις.
Η παράγραφος αυτή ωφελεί δυσανάλογα συγκεκριμένους μόνο βαθμούς οι οποίοι δεν συνεισφέρουν αντίστοιχο
ποσό στο ταμείο (τον επόμενο χρόνο οι περισσότεροι αποστρατεύονται).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:07

Επί της παρ. 2Α

Αυξάνονται τα μερίδια για τους αποστρατευόμενους με αποστρατευτικό βαθμό Ταξχου έως και Αντγου καθώς 
και στους διετελέσαντες Α/ΓΕΣ-ΓΕΠΣ-ΔΚΤΕΣ ΣΤΡΑΤΙΑΣ-Α/ΓΕΕΘΑ και αντιστοίχους της ΕΛ.ΑΣ. Η ρύθμιση 
προφανώς αφορά και τις ορφανικές τους οικογένειες.

Πρόκειται για ρύθμιση που επηρεάζει μεγάλο αριθμό μερισματούχων, καθόσον αφορά όσους τους απονεμήθηκε
μέρισμα έως 31/12/16 και έφεραν τους παραπάνω βαθμούς. Αφορά δηλ. δικαιούχους που λαμβάνουν την 
παροχή οι ίδιοι ή οι ορφανικές τους οικογένειες από ορισμένα έτη (το λιγότερο 6 από 1/1/2017 μέχρι σήμερα) 
και μέχρι και πάνω από 35 έτη, όσοι αποστρατεύτηκαν από το 1987 και πίσω.

Εισάγεται δηλ. το παράδοξο, κατά την άποψή μου, να αναπροσαρμόζεται το μέρισμα ακόμη και για αυτούς που
το λαμβάνουν για περισσότερα από τα έτη των εισφορών που κατέβαλαν. Ως γνωστό, το ανώτατο όριο των 
εισφορών είναι τα 35 έτη.

Προσωπικά διαφωνώ με το πνεύμα της διάταξης για τους ακόλουθους λόγους:

α. Δημιουργεί την εντύπωση πως ο νομοθέτης ενδιαφέρεται μόνο για τους ανωτάτους, αδιαφορώντας για τη 
βάση των μετόχων.

β. Δημιουργεί επιβάρυνση στα Ταμεία (ΜΤΣ-ΕΚΟΕΜΣ) ευνοώντας περαιτέρω και τους μερισματούχους (ίδιοι και 
ορφανικές οικογένειες) που λαμβάνουν παροχές από το ΜΤΣ για 10ετίες ολόκληρες πιθανόν και για πάνω από 
35-40 έτη.

γ. Η αύξηση των μεριδίων για τους προερχόμενους από τον ΣΞ συμπαρασύρει και τους βοηθηματούχους του 
ΕΚΟΕΜΣ των παραπάνω βαθμών (κοινά μερίδια) μην λαμβάνοντας υπόψη τη μη καταβολή εισφορών υπέρ του 
Κλάδου από όσους κατέστησαν δικαιούχοι με την ίδρυση αυτού ή την καταβολή ελάχιστων εισφορών για όσους
αποστρατεύτηκαν από το 1998 και μετά.

δ. Η εν λόγω διάταξη σε συνδυασμό και με την αντίστοιχη του άρθρου 35 θα παρασύρει ειδικά τον ΕΚΟΕΜΣ σε 
βέβαιη μείωση της τιμής μεριδίου, ζημιώνοντας τελικά, όχι μόνο τους δικαιούχους των παραπάνω βαθμών, που
προσωρινά ευνοούνται, αλλά το σύνολο των δικαιούχων.

Προτείνεται να αποσυρθεί ως άδικη και δυνητικά ζημιογόνος για τα συμφέροντα των δικαιούχων 
αποστρατευτικού βαθμού ως Σχη.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:47 

Τα Μετοχικά ταμεία πρέπει να δίνουν μερίσματα αναλογικά και ανταποδοτικά ανάλογα με τις κρατήσεις που 
είχε ο καθένας σε όλο τον εργασιακό βίο του και όχι με κριτήριο αν ήταν υπαξιωματικός, κατώτερος, ανώτερος
ή ανώτατος. Είναι δικαιότερο να αυξηθεί η τιμή του μεριδίου και να ωφεληθούν άπαντες παρά μόνο οι 
ανώτατοι. Α και οι ανήκοντες στις λοιπές μη ωφελούμενες κατηγορίες είναι σαφώς περισσότεροι και οι εκλογές
είναι κοντά.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Η αναπροσαρμογή των μεριδίων με το άρθρο 30να γίνει και στους ανώτερους αξιωματικούς και όχι μόνο στα 
μερίσματα των ανώτατων.Ειναι απαράδεκτο.Με την κατάργηση των κρατήσεων του ν.4093 θα πρέπει να 
σωθούν αναδρομικά από την ημερομηνία κατάργησης των κρατήσεων επί των μερισμάτων ΜΤΣ και ΕΚΟΕΜΣ 
ήτοι από το 2016.Οχι άλλη κλοπή.. έλεος.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:59 
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Τα Μετοχικά ταμεία πρέπει να δίνουν αυξήσεις σε όλους τους μετόχους που συνεισφέραν με κρατήσεις στο 
μισθό τους σε όλα τα χρόνια ως ενέργεια. Τα μερίσματα πρέπει να είναι αναλογικά και ανταποδοτικά ανάλογα 
με τις κρατήσεις που είχε ο καθένας σε όλο τον εργασιακό βίο του και όχι με κριτήριο αν ήταν υπαξιωματικός, 
κατώτερος, ανώτερος ή ανώτατος . Όλα τα άλλα είναι απαράδεκτα..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:00 

Αυξάνονται τα μερίδια για τους αποστρατευόμενους με αποστρατευτικό βαθμό Ταξχου έως και Αντγου καθώς 
και στους διετελέσαντες Α/ΓΕΣ-ΓΕΠΣ-ΔΚΤΕΣ ΣΤΡΑΤΙΑΣ-Α/ΓΕΕΘΑ και αντιστοίχους της ΕΛ.ΑΣ. Η ρύθμιση 
προφανώς αφορά και τις ορφανικές τους οικογένειες. Πρόκειται για μερισματούχους που τους απονεμήθηκε 
μέρισμα έως 31/12/16 και λαμβάνουν την παροχή από ορισμένα έτη (το λιγότερο 6 από 2016 μέχρι σήμερα) και
μέχρι και πάνω από 35 έτη, δηλ. ακόμη και για περισσότερα από τα έτη των εισφορών που κατέβαλαν.

Προσωπικά διαφωνώ με το πνεύμα της διάταξης διότι:

α. Δημιουργεί την εντύπωση πως ο νομοθέτης ενδιαφέρεται μόνο για τους ανωτάτους.

β. Δημιουργεί επιβάρυνση στα Ταμεία ευνοώντας περαιτέρω μερισματούχους (ίδιοι και ορφανικές οικογένειες) 
που λαμβάνουν παροχές για 10ετίες ολόκληρες πιθανόν και για πάνω από 35-40 έτη.

γ. Η αύξηση των μεριδίων για τους προερχόμενους από τον ΣΞ συμπαρασύρει και τους βοηθηματούχους του 
ΕΚΟΕΜΣ των παραπάνω βαθμών μην λαμβάνοντας προφανώς υπόψη την μη καταβολή εισφορών υπέρ του 
Κλάδου από όσους κατέστησαν δικαιούχοι με την ίδρυση αυτού ή και την καταβολή ελάχιστων εισφορών.

δ. Η εν λόγω διάταξη σε συνδυασμό και με την αντίστοιχη του άρθρου 35 θα παρασύρει ειδικά τον ΕΚΟΕΜΣ σε 
βέβαιη μείωση της τιμής μεριδίου, ζημιώνοντας τελικά όχι μόνο τους παραπάνω βαθμούς, που προσωρινά 
ευνοούνται, αλλά το σύνολο των δικαιούχων.

Προτείνεται να αποσυρθεί ως άδικη και πιθανότατα ζημιογόνος για τα συμφέροντα τόσο των Ταμείων όσο και 
των ίδιων των δικαιούχων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:24

Η αύξηση των μεριδίων μόνο για τους ανωτατους είναι άδικη.
Πρέπει να εφαρμοστεί σε όλους ή σε κανένα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:09 

Γιάννης κερνάει Γιάννης πίνει.
Δώστε απο 100 μερίδια αφού μπορείτε, μήπως και θα αντιδράσει κανένας!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:32 

Να αυξηθουν τα μερίδια του Ταξιάρχου στα 5 όπως του Υποστρατήγου

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:56 

Αρθρο 30 2Α. Η αύξηση των μεριδίων μόνο για ανώτατους δεν ειναι δίκαιη. Να γίνει αναλογικά και για τους 
ανώτερους Σχης 3 Ανχης 2 Τχης 1.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:56

Το άρθρο 30 αναπροσαρμογή των μεριδίων ΜΤΣ να έχει εφαρμογή αντίστοιχα και για τους ανώτερους 
αξιωματικούς και όχι μόνο για τούς ανώτατους. Η διάκριση δεν ωφελεί.

Άρθρο 31
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:51 

Ας κοιτάξουμε για μία φορά όχι εάν στην τσέπη μας μπουν 100-150 Ευρώ αλλά εάν θέλουμε να στηρίξουμε 
αυτόν τον τόπο με υποβοήθηση του ξεκινήματος των νέων παιδιών. Λέμε ΝΑΙ στην στήριξη του ΒΟΕΑ, λέμε ΝΑΙ 
στην στήριξη των ονείρων της νέας γενιάς.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Αξιότιμοι κύριοι, στηρίξτε τα νέα παιδιά, στηρίξτε τον λογαριασμό του ΒΟΕΑ. Τα πλεονάσματα να ενισχύουν 
τον λογαριασμό του ΒΟΕΑ και ΟΧΙ τα έκτακτα μερίσματα. Υπάρχουν χιλιάδες παιδιά αποστράτων που 
περιμένουν την καταβολή του ΒΟΕΑ για να καλύψουν στοιχειώδεις ανάγκες και δυστυχώς πληροφορούνται για 
σφοδρές μειώσεις έως και 50%. Οι προσπάθειες θα πρέπει να εστιάσουν στην ενίσχυση του ΒΟΕΑ, στην 
ενίσχυση των νέων ανθρώπων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:01

Η πρωτοφανής κατακρεούργηση του ΒΟΕΑ μειώνει τα έξοδα του ΜΤΣ αυξάνοντας το πλεόνασμα για διανομή 
και για καταβολή εκτάκτων μερισμάτων. Παντελώς εσφαλμένη λογική. Απαιτείται άμεσα με εντολή του κ. 
Υπουργού η επανεξέταση του τρόπου υπολογισμού του ΒΟΕΑ. ΟΧΙ στην καταβολή εκτάκτων μερισμάτων σε 
βάρος του ΒΟΕΑ. ΟΧΙ στην τεχνική μετατόπιση των δαπανών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:01 

Τα ποσά που πλεονάζουν να ενισχύουν τον λογαριασμό του ΒΟΕΑ. ΟΧΙ στα έκτακτα μερίσματα ΝΑΙ στην στήριξη
των παιδιών ΝΑΙ στο μέλλον.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Επειδή το ΜΤΣ έχει προϋπολογίσει το απαιτούμενο ποσό για την καταβολή 13ου μερίσματος εντός του 2022 και 
επειδή το παρόν πολυνομοσχέδιο θα ψηφιστεί το 2023 θα ήταν άδικο για τους μερισματούχους του Ταμείου να 
χάσουν αυτή την οικονομική βοήθεια για άλλη μια χρονιά από υπαιτιότητα άλλων. Γι’ αυτό χρειάζεται η 
νομοθετική ρύθμιση, ώστε το ΔΣ του ΜΤΣ να δύναται να εγκρίνει την εν λόγω καταβολή.
Προτείνει λοπόν για την εύρυθμη και σύννομη οικονομική λειτουργία του ΜΤΣ η παρ. 3 να συμπληρωθεί όπως 
κατωτέρω :
«Ειδικότερα και για το έτος 2022 το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού Ταμείου Στρατού δύναται κατόπιν 
εγκρίσεως του Υπουργού Εθνικής Άμυνας να καταβάλλει αναδρομικά έκτακτο μέρισμα εντός του 2023»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:44 

Σύμφωνα με σχετική ενημέρωση, το ποσό που απαιτείται για την καταβολή του 13ου μερίσματος, υπάρχει 
διαθέσιμο στο ΜΤΣ. Η καθυστερημένη κατάθεση του νομοσχεδίου, να μην αποτελέσει αιτία να μη δοθεί και πάλι
το 13ο μέρισμα. Προτείνεται να προβλεφθεί νομοθετική ρύθμιση που να παρέχει τη δυνατότητα στο ΜΤΣ να 
αποδώσει το 13ο μέρισμα. Ενδεικτικά προτείνεται:
«Ειδικότερα για το έτος 2022, κατόπιν εγκρίσεως του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, το Μετοχικό Ταμείου Στρατού 
να καταβάλει αναδρομικά το έκτακτο μέρισμα εντός του 2023»

Ταξίαρχος εα Βασίλειος Νικολόπουλος
Πρόεδρος Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Στρατιωτικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:33 
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Είναι απαράδεκτο να μειώνεται δραματικά το ΒΟΕΑ μέσω της νέας ΚΥΑ που δημοσιεύτηκε προ ολίγων ημερών 
και να θεσμοθετείται η καταβολή εκτάκτου μερίσματος. Τυχόν πόροι που πλεονάζουν έπρεπε να διοχετεύονται 
σε ενίσχυση του ΒΟΕΑ και όχι στην καταβολή έκτακτων μερισμάτων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:49 

Αρθρο 31
Καταβολή εκτάκτου μερίσματος στους μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού.
Το “πολυνομοσχέδιο” καθυστέρησε υπερβολικά να κατατεθεί,παρά τις περί του αντιθέτου δεσμεύσεις του 
κ.Υπουργού Άμυνας. Το ΜΤΣ έχει προϋπολογίσει
το απαιτούμενο ποσό για την καταβολή 13ου μερίσματος και θα ήταν άδικο και ΚΑΤΑΧΡΗΣΤΙΚΌ για τους 
μερισματούχους του Ταμείου να χάσουν αυτή την οικονομική βοήθεια για άλλη μια χρονιά,από υπαιτιότητα 
άλλων.Με δεδομένο ότι τα άλλα δύο ταμεία (ΜΤΝ – ΜΤΑ) έχουν καταβάλλει ένα επι πλέον μέρισμα τα δύο 
προηγούμενα χρόνια και έχουν ανακοινώσει ότι θα καταβληθεί και το τρέχον έτος 2022,θεωρώ ότι είναι 
απαραίτητη η νομοθετική ρύθμιση, ώστε το ΔΣ του ΜΤΣ να έχει την δυνατότητα να εγκρίνει την εν λόγω 
καταβολή.
Για την εύρυθμη και σύννομη οικονομική λειτουργία του ΜΤΣ, προτείνω η παρ. 3
να συμπληρωθεί όπως παρακάτω :
«Ειδικότερα και για το έτος 2022 το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού Ταμείου Στρατού δύναται κατόπιν 
αποφάσεως του Διοικητικού Συμβουλίου του και εγκρίσεως του Υπουργού Εθνικής Αμυνας να καταβάλλει 
αναδρομικά έκτακτο μέρισμα εντός του 2023»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 03:52 

Άρθρο 31
Καταβολή εκτάκτου μερίσματος στους μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού.

Το “πολυνομοσχέδιο” καθυστέρησε υπερβολικά να κατατεθεί, το ΜΤΣ έχει προϋπολογίσει το απαιτούμενο ποσό
για την καταβολή 13ου μερίσματος και θα ήταν άδικο για τους μερισματούχους του Ταμείου να χάσουν αυτή 
την οικονομική βοήθεια για άλλη μια χρονιά από υπαιτιότητα άλλων. Γι’ αυτό χρειάζεται η νομοθετική ρύθμιση,
ώστε το ΔΣ του ΜΤΣ να δύναται να εγκρίνει την εν λόγω καταβολή.
Η Ε.Α.Α.Σ. προτείνει για την εύρυθμη και σύννομη οικονομική λειτουργία του ΜΤΣ η παρ. 3 να συμπληρωθεί 
όπως κατωτέρω :
«Ειδικότερα και για το έτος 2022 το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού Ταμείου Στρατού δύναται κατόπιν 
εγκρίσεως του Υπουργού Εθνικής Άμυνας να καταβάλλει αναδρομικά έκτακτο μέρισμα εντός του 2023»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:11 

Άρθρο 31

Καταβολή εκτάκτου μερίσματος στους μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού.

Το “πολυνομοσχέδιο” καθυστέρησε υπερβολικά να κατατεθεί, το ΜΤΣ έχει προϋπολογίσει το απαιτούμενο ποσό
για την καταβολή 13ου μερίσματος και θα ήταν άδικο για τους μερισματούχους του Ταμείου να χάσουν αυτή 
την οικονομική βοήθεια για άλλη μια χρονιά από υπαιτιότητα άλλων. Γι’ αυτό χρειάζεται η νομοθετική ρύθμιση,
ώστε το ΔΣ του ΜΤΣ να δύναται να εγκρίνει την εν λόγω καταβολή.

Προτείνουμε για την εύρυθμη και σύννομη οικονομική λειτουργία του ΜΤΣ η παρ. 3 να συμπληρωθεί όπως 
κατωτέρω :

«Ειδικότερα και για το έτος 2022 το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού Ταμείου Στρατού δύναται κατόπιν 
εγκρίσεως του Υπουργού Εθνικής Άμυνας να καταβάλλει αναδρομικά έκτακτο μέρισμα εντός του 2023»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:15 

Καταβολή εκτάκτου μερίσματος στους μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου Στρατού.

Το “πολυνομοσχέδιο” καθυστέρησε υπερβολικά να κατατεθεί, το ΜΤΣ έχει προϋπολογίσει το απαιτούμενο ποσό
για την καταβολή 13ου μερίσματος και θα ήταν άδικο για τους μερισματούχους του Ταμείου να χάσουν αυτή 
την οικονομική βοήθεια για άλλη μια χρονιά από υπαιτιότητα άλλων. Γι’ αυτό χρειάζεται η νομοθετική ρύθμιση,
ώστε το ΔΣ του ΜΤΣ να δύναται να εγκρίνει την εν λόγω καταβολή.
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Η Ε.Α.Α.Σ. προτείνει για την εύρυθμη και σύννομη οικονομική λειτουργία του ΜΤΣ η παρ. 3 να συμπληρωθεί 
όπως κατωτέρω :

«Ειδικότερα και για το έτος 2022 το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού Ταμείου Στρατού δύναται κατόπιν 
εγκρίσεως του Υπουργού Εθνικής Άμυνας να καταβάλλει αναδρομικά έκτακτο μέρισμα εντός του 2023»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:05 

ΜΗ ΧΑΙΡΕΣΤΕ. ΣΤΟΥΣ ΣΤΡΑΤΗΓΑΡΕΣ ΘΑ ΤΑ ΔΩΣΟΥΝ (ΜΕ ΥΠΟΥΡΓΙΚΗ ‘Η ΜΕΤΟΧΙΚΗ ΑΠΟΦΑΣΗ)

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 

Αναρωτιέται κάνεις, ενώ η νομοθετηση αποτελεί απόρροια της κοινωνικής θέλησης και της βούλησης του Λαού,
ποιος είναι αυτός που συνηγορεί στην εν λόγω ρύθμιση, εκτός από τους επωφελημενους και ποιος το 
εισηγήθηκε αυτό.
Σε κάθε περίπτωση, επρόκειτο για συνταξιούχους που τώρα δεν φέρουν βαθμούς και ευθύνες και οι παροχές 
είναι μεταβιβαστικες, ήτοι χάριν πρόνοιας. Έτσι, δεν υπάρχει καμία βάση, καμία έλλογη σκέψη που να 
δικαιολογεί την περαιτέρω ειδική μεταχείριση ορισμένων συνταξιούχων που ήδη είναι προνομιούχοι.
Ο νομοθέτης να μη κάνει χάρες εις το όνομα του Ελληνικού Λαού, επειδή έχουν κάποιοι τη δυνατότητα 
πρόσβασης, εισηγήσεων δίχως ορθολογικογητα και με μοναδικό έρεισμα το καλό του εαυτού τους. Η αδικία 
απλά διογκώνεται.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Επανέρχομαι κύριοι για να επισημάνω ότι, πράγματι τα περισσότερα σχόλια των συναδέλφων και οι απόψεις – 
προτάσεις τους αντιμετωπίζουν το θεμά πολύ καλύτερα απο τον τρόπο επεξεργασίας του απο τις αρμόδιες 
υπηρεσίες του υπουργείου.

Πόσο δύσκολο είναι να επιλέξετε κοινές διατάξεις για το συγκεκριμένο θέμα και για τα τρια μετοχικά ταμεία, 
εάν το κάνατε κανείς δεν θα έλεγε τίποτα στην τελική…. Προωθείτε λοιπόν μια ρύθμιση τελείως αόριστη, με 
αβέβαια αποτελέσματα και επικίνδυνη, καθώς όπως ανέφερα σε προηγούμενο σχόλιο είναι δυνατό -τεχνικά- να
μεταφέρεις υποχρεώσεις τρέχοντος έτους σε επόμενα και να φαίνεται ότι βγάζεις πλεονάσματα, όταν θέτεις ως 
προϋπόθεση χορήγησης τα αποτελέσματα του προϋπολογισμού 9μήνου!! Αλήθεια, το 9μηνο προβλέπεται σε 
καμία δημοσιολογιστική διάταξη, διότι εγώ για ισολογισμό ξέρω…..Τα υπόλοιπα ταμεία έχουν ρυθμίσει το 
συγκεκριμένο θέμα απο το 1932 (!!!!) πιο αποτελεσματικά, με περισσότερη ασφάλεια ως προς τη βιωσιμότητά 
τους και σύμφωνα με τις ισχύουσες δημοσιολογιστικές διαδικασίες. Ανατρέξτε στους σχετικούς ιδρυτικούς 
νόμους των ΜΤΝ και ΜΤΑ να τις βρείτε.

Κλασικό παράδειγμα αποτελεί το γεγονός ότι το ΜΤΣ προωθεί απόφαση για την χορήγηση εκτάκτου μερίσματος
(!!!) όταν δεν έχει καταβάλει το ΒΟΕΑ μηνών Οκτωβρίου, Νοεμβρίου και Δεκεμβρίου 2022!! Εάν είναι δυνατόν!!
Για αυτό λέμε ότι πρώτα πληρώνονται οι υποχρεώσεις και εφόσον έχεις τη δυνατότητα τότε δίνεις έκτακτο 
μέρισμα! Έτσι απλά…..

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:54

Να καταβληθούν τα οφειλόμενα ΒΟΕΑ των παιδιών και να μην γίνονται σχέδια στην πλάτη τους. Αν αληθεύουν 
όσα γράφονται περί μετατόπισης πληρωμών ΒΟΕΑ 2022 για το 2023 χάριν του 13ου μερίσματος τότε θα έπρεπε 
να ντρέπονται αυτοί που το σκέφτηκαν.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 10:37 

Είναι διοικητικά αλλά και πολιτικά (και ξέρω πολύ καλά τι λέω) ανεπίτρεπτο να μετατοπίζονται τεχνικά οι 
δαπάνες και οι υποχρεώσεις για επόμενες χρήσεις. Τα παιδιά μας και κατ’επέκταση τα παιδιά όλων δεν 
ευθύνονται σε τίποτα για να γίνονται μικροπολιτικά προεκλογικά παιχνίδια σε βάρος τους. Σε καμία περίπτωση
δεν επιτρέπεται να προτεραιοποιείται τυχόν καταβολή έκτακτου (ή 13ου μερίσματος) έναντι του ΒΟΕΑ. 
Ευχαριστώ, καλές γιορτές με πιο ανθρώπινα σχέδια νόμων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:56 

Να θωρακίσετε νομοθετικά την καταβολή του ΒΟΕΑ.Ειναι ντροπή και διοικητικά ανεπίτρεπτο να μην 
πληρώνονται τα ΒΟΕΑ χάριν της μικρό πολιτικής τακτικής υπόσχεσης καταβολής 13ου μερίσματος.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:31 

Το θέμα της καταβολής του ΒΟΕΑ θα έπρεπε να έχει νομοθετικά θωρακιστεί και να προβλέπεται ποιες αιτήσεις 
ποιων μηνών θα καταβάλλονται μέσα στο έτος, ώστε να μην γίνονται σχέδια σε βάρος των εισφορών μας και 
των δικαιούμενων των παιδιών μας. Ευχαριστώ Καλές Γιορτές λογικότερες και ορθότερες νομοθετήσεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:02 

Είμαι μερισματούχος του ΜΤΣ από την ΕΛ.ΑΣ προερχόμενος. Θα συμφωνήσω και εγώ με τα καταγεγραμμένα 
σχόλια. Δεν δίνει καμία διάταξη της νομοθεσίας το δικαίωμα τεχνικής μετατόπισης δαπανών υπό την προοπτική
(ούτε καν τη βεβαιότητα) πληρωμής έκτακτου μερίσματος. Αν ισχύει κάτι τέτοιο, θα πω ότι είναι τουλάχιστον 
ντροπή να στερούμε από τα παιδιά τα δικαιούμενα.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:56 

Δεν έχει κανένας το δικαίωμα να αποστερεί από τα παιδιά μας το ΒΟΕΑ για το οποίο επί 25ετίας καταβάλλαμε 
εισφορές. Να βγει το ΜΤΣ και να τοποθετηθεί επισήμως για ποιο λόγο άφησε απλήρωτες αιτήσεις ΒΟΕΑ Οκτ – 
Νοε 22, ενώ τα υπόλοιπα των πιστώσεων του επαρκούσαν. ΝΤΡΟΠΗ δεν έχω να πω τίποτα άλλο.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:01 

Απορώ ειλικρινά. Μία σωστή απόφαση, έστω μία, για αυτό το ΜΤΣ δεν μπορεί να υπάρξει? Τόσο δύσκολο είναι?
Προς διασφάλιση των εισφορών μας και των δικαιωμάτων των παιδιών μας και αποφυγής μικροπολιτικών 
σκοπιμοτήτων σε βάρος τους (των παιδιών) προτείνεται, μετά τη φράση για την εκπλήρωση όλων των 
υποχρεώσεων του Ταμείου, να τεθεί κόμμα και να συμπληρωθεί ως ακολούθως, «συμπεριλαμβανομένης της 
καταβολής των ΒΟΕΑ μέχρι και των αιτήσεων μηνός Νοε εκάστου έτους».

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:24 

Η διάταξη απαιτεί βελτίωσης. Με την 30η Σεπ δεν υπάρχει ξεκάθαρη εικόνα για τα οικονομικά του Ταμείου. 
Θεωρώ δε απαράδεκτο, να μένουν απλήρωτα ΒΟΕΑ για χάρη του έκτακτου μερίσματος. Τα παιδιά είναι το 
μέλλον.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:36 

Στις 22 Οκτ 22 παρελήφθησαν από το ΜΤΣ τα δικαιολογητικά της κόρης μου για την πληρωμή του ΒΟΕΑ. 
Θεωρούσα δεδομένο ότι θα πληρωθεί το αργότερο εντός Δεκ. Μετά λύπης μου και οργής ταυτόχρονα, διαβάζω 
ότι δεν θα πληρωθούν τα ΒΟΕΑ για χάρη του 13ου μερίσματος, όπως το ονομάτησε, ο ίδιος ο κ. Υπουργός. Θα 
μου επιτρέψετε να πω, ότι το σκεπτικό σας είναι λάθος. Δεν φταίνε σε τίποτα τα παιδιά. Όπως και σε άλλο 
σχόλιο καταγράφεται, πρώτα να πληρώνονται τα οφειλόμενα και μετά όλα τα άλλα.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:19 

Είμαι απόστρατος της ΕΛ.ΑΣ, αν έχουν βάση αυτά που γράφονται για απλήρωτα ΒΟΕΑ προκειμένου να δοθεί το 
έκτακτο μέρισμα 100-150 Ευρώ τότε μετά παρρησίας παρακαλώ τον κ. Υπουργό να μην το εγκρίνει. Εμένα, και 
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πιστεύω κάθε λογικά σκεπτόμενο μερισματούχο, τα 100-150 Ευρώ ούτε θα με σώσουν ούτε (κυρίως) θα 
εξαγοράσουν την ψήφο μου. Ένα ΒΟΕΑ, όμως, 8.000 – 10.000 χιλιάδων και ένα παιδί εξυπηρετεί και την 
οικογένειά του ανακουφίζει. Ας σκεφτούμε για μία φορά σε αυτόν τον τόπο λογικά και όχι μικροπολιτικά. 
Ευχαριστώ, Καλές Γιορτές

 22 Δεκεμβρίου 2022, 07:55 

Η διάταξη αναφέρει, ότι δύναται η καταβολή έκτακτου μερίσματος με τα αποτελέσματα ενιαμήνου και εφόσον 
τα έσοδα αρκούν για την κάλυψη όλων των εξόδων. Δεν λέει πουθενά, ότι καταβάλλεται έκτακτο μέρισμα με 
μετατόπιση εξόδων στην επόμενη χρήση. Δεν λέει πουθενά να μην καταβληθούν τα ΒΟΕΑ για να δοθεί έκτακτο 
μέρισμα. Να μην παρασύρεται το ΜΤΣ και κυρίως να μην το παρασύρουν σε επιλογές που δε δύναται να 
υποστηρίξει. Η τακτική, αφήνω απλήρωτες υποχρεώσεις για να καλύψω προεκλογικά έκτακτα μερίσματα, 
αντίκειται σε κάθε δημοσιονομική αρχή και αφήνει έκθετη, πέρα από τη Διοίκηση του Ταμείου (σκοπίμως 
απλήρωτες υποχρεώσεις) και τον ίδιο τον κ. Υπουργό του οποίου απαιτείται η σχετική έγκριση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:35 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,

Σύμφωνα με όσα έχουν έρθει στο φως από έγκαιρες πηγές για τη μη πληρωμή ΒΟΕΑ με σκοπό την καταβολή 
έκτακτου μερίσματος, θεωρώ ότι επιτελείτε μέγα σφάλμα.

Είμαι απόστρατος του ΣΞ, δεν βάζω όμως τον εαυτό μου πάνω από εκείνα τα παιδιά που περιμένουν το 
κουτσουρεμένο ΒΟΕΑ. Πρώτα να πληρώνονται οι αιτήσεις ΒΟΕΑ και μετά, εφόσον τα οικονομικά το επιτρέπουν,
να εξετάζεται η καταβολή έκτακτου μερίσματος σε αντίθετη περίπτωση προσωπικά δεν το θέλω.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Το ΜΤΣ πρέπει επειγόντως να κοιτάξει πως θα ανταπεξέλθει στα νέα δεδομένα που διαμορφώνονται με την 
παύση και επιστροφή των κρατήσεων και την εξόφληση των προκαταβολών του ΒΟΕΑ και να μην διολισθαίνει 
σε γλιστερά προεκλογικά μονοπάτια έκτακτων μερισμάτων, στερώντας από τα παιδιά μας την εξόφληση του 
ΒΟΕΑ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:08 

Συμπληρωματικά και σύμφωνα με λοιπά σχόλια, πράγματι ως υποχρεώσεις ή οφειλές του ΜΤΣ νοούνται και τα 
ΒΟΕΑ που καταβάλει στους ασφαλισμένους του σύμφωνα με τους όρους και τις ισχύουσες προϋποθέσεις. Με 
βάση το άρθρο που προτείνετε προς θεσμοθέτηση το ΜΤΣ θα μπορεί να δώσει έκτακτο μέρισμα με στοιχεία 
προϋπολογισμού – προσοχή (!!) ΟΥΤΕ ΚΑΝ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ- όπως αυτά έχουν διαμορφωθεί στις 30 Σεπτεμβρίου 
κάθε έτους. Επομένως, χωρίς να οριστικοποιηθούν οι τελικές εισπράξεις και πληρωμές, το ταμείο θα μπορεί -
τεχνικά- να μεταφέρει τις υποχρεώσεις του τα επόμενα έτη, αφήνοντας απλήρωτους δικαιούχους και 
ασφαλισμένους ώστε να καταβάλλει έκτακτο μέρισμα.

Απλή πρόταση : Να εναρμονισθεί το ΜΤΣ με ΜΤΝ και ΜΤΑ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:06 

Τα έκτακτα μερίσματα αποτελούν, κατά την άποψή μου, ψηφοθηρική πολιτική. Τα σοβαρά Ταμεία έχουν 
προγραμματισμό και ορίζοντα, ενδιαφέρονται για την αποληρωμή των οφειλών τους, για την ικανοποίηση των 
υποχρεώσεών τους. Μετά από πολλά χρόνια το ΜΤΣ φέτος θα ικανοποιήσει εντός του έτους αιτήσεις ΒΟΕΑ 11 
μηνών (Αιτήσεις Νοε 21 έως Σεπ 22) και όχι 12 μηνών. Ο λόγος? Δυστυχώς πασιφανής. Κρατάμε απλήρωτα 
ΒΟΕΑ υπό το ενδεχόμενο να δοθεί έκτακτο μέρισμα. Αυτό δεν συνιστά χρηστή διοίκηση, συνιστά μικροπολιτική 
σκοπιμότητα η οποία δεν έχει θέση στα Ταμεία.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:04 
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Αρχές Οκτωβρίου 2022, κατέθεσα στο ΜΤΣ τα δικαιολογητικά για λήψη του ΒΟΕΑ λόγω 25ετίας της κόρης μου. 
Πριν λίγες μέρες πήρα τηλέφωνο στο ΜΤΣ στο Τμήμα των ΒΟΕΑ, να ρωτήσω πότε θα γίνει η καταβολή. Η 
αρμόδια υπάλληλος μου είπε από τον νέο χρόνο, γιατί δεν έχουν λεφτά να πληρώσουν αιτήσεις Οκτωβρίου -
Νοεμβρίου-Δεκεμβρίου 2022. Για να πληρώσουν έκτακτο μέρισμα έχουν; Με λύπη διαπιστώνω ότι 
επαναλαμβάνονται λάθη του παρελθόντος! Ο κύριος Υπουργός έχει ενημερωθεί;

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:53

Πέρυσι, δείτε σχετική ενημέρωση «https://uniformnews.gr/αστυνομία-σώματα-ασφαλείας/μ-τ-σ-ανακοίνωση-
καταβολής-βοεα-μηνών/» είχαν πληρωθεί και οι αιτήσεις ΒΟΕΑ μηνός Οκτ εντός του 2021. Φέτος ο τελευταίος 
μήνας θα είναι ο Σεπτέμβριος. “https://mts.army.gr/anakoinoseis/anakoinosi-katavolis-voea-minos-
septemvriou-etous-2022/” Στον προϋπολογισμό του ΜΤΣ όπως φαίνεται στην ιστοσελίδα 
του https://mts.army.gr/miniaios-py-2022/ για ΒΟΕΑ είχε 35.000.000 για φέτος. Μέσα στον Νοέμβριο πλήρωσε
το ελάχιστο ποσό των 178.000. Έχει υπόλοιπο σχεδόν 9.000.000 για ΒΟΕΑ και οι αιτήσεις κάθε μήνα δεν 
υπερβαίνουν σε κόστος, όπως προκύπτει από τα παραπάνω στοιχεία, τα 2,5 – 3 εκ Ευρώ. Συνεπώς, θα 
μπορούσαν να καλυφθούν και οι αιτήσεις Οκτ και Νοε εντός του 2022. Γιατί τέτοιο μπάχαλο σε βάρος των 
παιδιών μας? Τι κάνει η ΕΑΑΣ και ο Υπουργός?

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:31

To προς ψήφιση άρθρο αναφέρει ότι καταβάλλεται «έκτακτο μέρισμα από τα έσοδα της τρέχουσας χρήσης, εάν
με βάση τα αποτελέσματα εννεάμηνου προκύπτει απόδοση εσόδων πλέον των προϋπολογισθέντων, για την 
εκπλήρωση όλων των υποχρεώσεων του Ταμείου.». Το γεγονός ότι το ΜΤΣ, σύμφωνα με πληροφορίες, άφησε 
απλήρωτες τις αιτήσεις ΒΟΕΑ μηνών Οκτωβρίου, Νοεμβρίου και Δεκεμβρίου 2022, προκειμένου να βάλει στην 
άκρη χρήματα για να καταβάλει έκτακτο μέρισμα, δηλώνει ότι έχει εκπληρώσει όλες τις υποχρεώσεις του και 
θέλει να καταβάλει και έκτακτο μέρισμα; Οι αιτήσεις Δεκεμβρίου είναι λογικό να μην πληρωθούν , γιατί δεν 
είναι χρονικά εφικτό. Οι άλλοι δύο μήνες; Περιμένουν εκατοντάδες παιδιά εν μέσω εορτών να λάβουν την 
κουτσουρεμένη προκαταβολή του ΒΟΕΑ! Τέτοιου είδους ενέργειες δεν τιμούν τους διοικούντες του! Άραγε ο 
Κος Υπουργός συμφωνεί με αυτή την τακτική;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:32 

Πρέπει το έκτακτο μέρισμα να προσδιορίζεται με βάση τα πραγματικά – οριστικά στοιχεία του ισολογισμού του 
προηγούμενου έτους και όχι τα προσωρινά του 9μηνου, καθώς τα στοιχεία αυτά αφενός είναι αβέβαια, 
αφετέρου δεν έχουν προσδιορισθεί όλες οι υποχρεώσεις του Ταμείου, οι οποίες πρέπει να αφαιρεθούν. Βλέπε 
παρόμοιες διατάξεις του αν.1988/1939 άρθρο 13 και πδ.21/1931 άρθρο 85 για ΜΤΑ και ΜΤΝ 
αντίστοιχα.Επομένως, προκύπτει κίνδυνος για τη βιωσιμότητα του ΜΤΣ, στην περίπτωση που η δυνατότητα 
χορήγησης εκτάκτου βοηθήματος στηρίζεται σε προσωρινά αβέβαια στοιχεία και όχι σε οριστικά, όπως εκείνα 
του ισολογισμού.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:48 

Με την κατάργηση της εισφοράς του ν.4093/12 και την αντίστοιχη του 3986/11 το ΜΤΣ κάθε χρόνο έκτακτα 
μερίσματα θα δίνει.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:19 

Σωστή απόφαση να συμπεριληφθεί και το ΜΤΣ για ένα επιπλέον μέρισμα. Αρκεί να δωθει φέτος ώστε να 
πάρουμε και εμείς όπως και οι συνάδελφοι των υπολοίπων ΜΤ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:00 

Είναι γνωστό ότι χιλιάδες ε.α συνάδελφοι δε θα δουν καμία αύξηση από 1/1/2023 λόγω μεγάλης προσωπικής 
διαφοράς.Ελάχιστη ένδειξη πρόνοιας από το ΥΠΕΘΑ προς αυτούς τους ανθρώπους είναι να δοθεί έστω και μετά
την ψήφιση του νόμου, τέλος Ιαν 2023, ένα μέρισμα του ΜΤΣ. Σωστή η διάταξη, «Κάλιο αργά παρά ποτέ»

Άρθρο 35

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

Είναι αδιαπραγμάτευτη η συμμόρφωση του κράτους με τις αποφάσεις του ΣτΕ (Αποφάσεις 2287-2288/2015) 
όπου κρίθηκαν αντισυνταγματικές οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των 
Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222). Τα ποσά των κρατήσεων πρέπει να 
επιστραφούν κατ’ ελάχιστον από το 2016, μετά την απόφαση του ΣτΕ , εφόσον δεν επιβαρύνουν τον κρατικό 
προϋπολογισμό. Επίσης θα πρέπει να προβλεφθεί ώστε να φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος η 
συνεχής ταλαιπωρία και ο εμπαιγμός των απόστρατων Αξιωματικών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Η εφαρμογή της κατάργησης θα πρέπει να είναι από 1/1/2013 και η καταβολή των αναδρομικών θα πρέπει να 
γίνει από 1/1/2013, διότι οι αποφάσεις 2287-2288/2015 της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) 
των εν λόγω μειώσεων κρίθηκαν οριστικά και τελεσίδικα αντισυνταγματικές και ως εκ τούτου η 
αναδρομικότητα χορήγησης θα πρέπει να ξεκινήσει από 1/1/2013 όταν και επιβλήθηκαν, το δε σύνολο του 
αναγκαίου ποσού να καλυφθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό, καθόσον η δημιουργηθείσα ατασθαλία δεν 
οφείλεται στα Μετοχικά Ταμεία των Κλάδων, (ΜΤΣ, ΜΤΝ, ΜΤΑ) αλλά σε αβελτηρία του Κράτους και ότι το 
Κράτος Δικαίου υπάρχει και λειτουργεί αναγνωρίζοντας τα λάθη του και έχοντας συνέπεια και συνέχεια.
Σε κάθε άλλη περίπτωση και προκειμένου να μη δημιουργηθούν προβλήματα στην εκτέλεση του τακτικού 
προϋπολογισμού του έτους 2023, η καταβολή του συνόλου των αναδρομικών να γίνει από το Κράτος προς τα 
Μετοχικά Ταμεία εν είδει Κρατικής επιχορήγησης και σε τρεις (3) δόσεις, τα τρία (3) επόμενα έτη, ήτοι 2023, 
2024 και 2025 άπαξ, και στο τέλος κάθε έτους, τα δε ταμεία να προβούν σε ανάλογες καταβολές με αντίστοιχη 
νομοθετική πρόβλεψη.
Μετά τα παραπάνω προτείνεται η παρακάτω τροποποίηση – συμπλήρωση του Άρθρου 35 :
1. « Από 1/1/2013 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. 8.3 της παρ. Β του 
άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α’ 222)……………………. στους μερισματούχους τους από τα Μετοχικά Ταμεία 
Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας.»
2. «Η ρύθμιση έχει αναδρομική ισχύ από της ενάρξεως εφαρμογής των παραπάνω μειώσεων ήτοι από 1/1/2013
και το μεν κόστος θα καλυφθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό του Κράτους με ΚΥΑ των συναρμοδίων 
Υπουργών Άμυνας και Οικονομικών, τα δε αναδρομικά που θα καταβληθούν στους δικαιούχους θα 
φορολογηθούν αυτοτελώς και στην πηγή τους με ανώτατο ποσοστό φορολόγησης το 20% αναλόγως των 
δημοσιονομικών δυνατοτήτων»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:29 

Τροποποίηση του άρθρου για αναδρομικότητα σύμφωνα με αποφάσεις ΣτΕ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:17 
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Άλλη μια εικόνα αυθαιρεσίας (όπως και με τα άρθρα 15, 16) Μόνο που εδώ, ακόμα χειρότερη.
Και να γιατί … Γιατί αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των 
μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της 
παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ
το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 ετών από 1-1-
2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν 
από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η 
Ιανουαρίου 2022! Το να μη παίρνουμε στα σοβαρά τις δηλώσεις ενός ΥΕΘΑ είναι ένα πράγμα (σοβαρότατο) το 
να μην αποδίδεται δικαιοσύνη και ερμηνεύοντας (κατά το δοκούν του όποιου καλοθελητή εισηγητή) τις 
αποφάσεις του ΣτΕ είναι άλλο πράγμα! Σε κάθε περίπτωση αυτές είναι αρνητικές μνήμες με παραμένουσα ζωή 
στους παθόντες πέραν τετραετίας και θέλει κάποια προσοχή!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 

Λαμβάνοντας μέρος στην εδώ διαβούλευση ουδόλως νομιμοποιώ την μέθοδο. Εξηγούμαι γιατί.
Ζήτημα κορυφαίο.
Μπορεί μια δημόσια διαβούλευση που δεν έχει καν τα όποια υποτιθέμενα εχέγγυα ενός δημοψηφίσματος να 
ακυρώσει όσα σαφέστατα όρισε η από 10.6.2015 δημοσιευθείσα απόφαση της ολομέλειας του ΣτΕ;
Κύριοι, με την μέθοδο αυτή επιχειρείτε για να μην πράξετε τα δέοντα και ορισθέντα από την απόφαση του ΣτΕ, 
και το κάνετε, να μπει αυτή η απόφαση στο παζάρι, παροτρύνοντας μας να διαπραγματευτούμε μία παρανομία 
αλλά και εξαπάτηση (Βλ. σχετική μήνυση εδώ «ΜΗΝΥΣΗ ΑΞΚΟΥ Ε.Α. ΚΑΤΑ ΥΕΘΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΕΠΙ 3 ΧΡΟΝΙΑ 
ΕΜΠΑΙΓΜΟ ΤΩΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΩΝ ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗ ΠΑΥΣΗ ΚΡΑΤΗΣΗΣ Ν.4093/12»)
Ουσιαστικά καλείτε τώρα εμάς να ανατρέψουμε μία απόφαση του ΣτΕ ή να την κουτσουρέψουμε απαξιώνοντας 
την αλλά και να μην σεβαστούμε, εμείς, τόσους και τόσους συναδέλφους που πέθαναν χωρίς να λάβουν τα 
δικαιούμενα χρήματα, φέροντας στην πλάτη τους την ΑΔΙΚΙΑ (και όλες τις συναφείς συνέπειες της αδικίας) έως 
το τέλος της ζωής των.
Σε αυτή την διάσταση της παρανομίας ούτε δικαιούμαι να πώ κάτι περισσότερο, αλλά ούτε να υποβαθμίσω 
καθ’ οιονδήποτε τρόπο το κομβικής σημασίας αυτό δικαιϊκό ζήτημα.
Κατόπιν αυτών σας καλώ να παραμερίσετε τα παζάρια και να υλοποιήσετε την απόφαση του ΣτΕ ως έχει και ως
υποχρεούστε, καθοδηγούμενοι από αίσθημα ευθύνης απέναντι στον Κατακτημένο (με αίμα-αγώνες-θυσίες) 
Νομικό Πολιτισμός που πρέπει να σας καθοδηγεί μέσα από τις παρακαταθήκες του και όχι να τον κλωτσάτε σαν
εμπόδιο στους σχεδιασμούς σας.
Τέλος, τους συναδέλφους έχω να παρακαλέσω να σκεφτούν την σοβαρότητα όλων των προαναφερομένων, να 
μην διευκολύνουν είτε δια της σιωπής μας είτε δια της χαλαρής αντίδρασης, έως το ζήτημα να αποκατασταθεί 
πλήρως.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:30 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
αποφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:34 

Συμμόρφωση της πολιτείας με τις αποφάσεις του ΣτΕ και επιστροφή όλων των κρατήσεων αναδρομικά από τον 
χρόνο που η συγκεκριμένη διάταξη κρίθηκε αντισυνταγματική.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:52 
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Με δεδομένες τις τοποθετήσεις και δεσμεύσεις της πολιτικής ηγεσίας τόσο στην Βουλή των Ελλήνων όσο και 
στις συναντήσεις με τα θεσμικά όργανα των αποστράτων, εισηγούμαι την εφαρμογή της αναδρομικότητας στο 
Άρθρο 35 από 1/1/2021

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:29 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

Ιωάννης Γαρείος
Μέλος ΔΣ/ΕΑΑΝ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η
Ιανουαρίου 2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 
2022.
Ποια εμπιστοσυνη στην πολιτεια και τους θεσμους οταν δεν ειναι συνεπεις με τα λεγομενα στην Βουλη των 
Ελληνων η οταν δεν εφαρμοζονται οι αποφασεις του ΣΤΕ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:50 

Λαμβάνοντας μέρος στην εδώ διαβούλευση ουδόλως νομιμοποιώ την μέθοδο. Εξηγούμαι γιατί.
Ζήτημα κορυφαίο.
Μπορεί μια δημόσια διαβούλευση που δεν έχει καν τα όποια υποτιθέμενα εχέγγυα ενός δημοψηφίσματος να 
ακυρώσει όσα σαφέστατα όρισε η από 10.6.2015 δημοσιευθείσα απόφαση της ολομέλειας του ΣτΕ;
Κύριοι, με την μέθοδο αυτή επιχειρείτε για να μην πράξετε τα δέοντα και ορισθέντα από την απόφαση του ΣτΕ, 
και το κάνετε, να μπει αυτή η απόφαση στο παζάρι, παροτρύνοντας μας να διαπραγματευτούμε μία παρανομία 
αλλά και εξαπάτηση (Βλ. σχετική μήνυση εδώ «ΜΗΝΥΣΗ ΑΞΚΟΥ Ε.Α. ΚΑΤΑ ΥΕΘΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΕΠΙ 3 ΧΡΟΝΙΑ 
ΕΜΠΑΙΓΜΟ ΤΩΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΩΝ ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗ ΠΑΥΣΗ ΚΡΑΤΗΣΗΣ Ν.4093/12» (staratalogia.gr))
Ουσιαστικά καλείτε τώρα εμάς να ανατρέψουμε μία απόφαση του ΣτΕ ή να την κουτσουρέψουμε απαξιώνοντας 
την αλλά και να μην σεβαστούμε, εμείς, τόσους και τόσους συναδέλφους που πέθαναν χωρίς να λάβουν τα 
δικαιούμενα χρήματα, φέροντας στην πλάτη τους την ΑΔΙΚΙΑ (και όλες τις συναφείς συνέπειες της αδικίας) έως 
το τέλος της ζωής των.
Σε αυτή την διάσταση της παρανομίας ούτε δικαιούμαι να πώ κάτι περισσότερο, αλλά ούτε να υποβαθμίσω 
καθ’ οιονδήποτε τρόπο το κομβικής σημασίας αυτό δικαιϊκό ζήτημα.
Κατόπιν αυτών σας καλώ να παραμερίσετε τα παζάρια και να υλοποιήσετε την απόφαση του ΣτΕ ως έχει και ως
υποχρεούστε, καθοδηγούμενοι από αίσθημα ευθύνης απέναντι στον Κατακτημένο (με αίμα-αγώνες-θυσίες) 
Νομικό Πολιτισμός που πρέπει να σας καθοδηγεί μέσα από τις παρακαταθήκες του και όχι να τον κλωτσάτε σαν
εμπόδιο στους σχεδιασμούς σας.
Τέλος, τους συναδέλφους έχω να παρακαλέσω να σκεφτούν την σοβαρότητα όλων των προαναφερομένων, να 
μην διευκολύνουν είτε δια της σιωπής μας είτε δια της χαλαρής αντίδρασης, έως το ζήτημα να αποκατασταθεί 
πλήρως.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 

29 Δεκεμβρίου 2022, 16:58 | Δημήτρης Κατελούζος
Μόνιμος Σύνδεσμος
Τί να πρωτογράψει κανείς; Απότι φαίνεται οι ένοπλες δυνάμεις είναι το εύκολο θύμα σε τούτο το χάλι που 
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ονομάζεται κράτος! Πραγματικά σε τέτοιους καιρούς, με την απειλή της Τουρκίας πάνω από το κεφάλι μας, δεν
μπορείτε να επιδείξετε ένα μικρό δείγμα εκτίμησης σε ένα τμήμα των πολιτών που έχει θυσιάσει την προσωπική
του ζωή στην προστασία της πατρίδας από τους εξωτερικούς εχθρούς; Ντροπή σε όλους σας. Από πάνω μέχρι 
κάτω! Θα ήταν τουλάχιστον έντιμο να εφαρμόσετε τις αποφάσεις του ΣΤΕ. Αλλά στα παληά σας τα παπούτσια! 
Και το ΣΤΕ και οι παρατηρήσεις μας! Απορώ γιατί το βάλατε σε διαβούλευση! Ποιόν νομίζετε ότι κοροϊδεύετε;

Όταν διαβάζει κανείς το ανωτέρω σχόλιο από έναν Εξαίρετο Αξιωματικό, Καταρτισμένο Επιστήμονα, 
Ευγενέστατο Άνθρωπο, μία ήπια Ευγενική Μορφή που τίμησε το σώμα των Αξιωματικών της Αεροπορίας 
αντιλαμβάνεστε πώς διακατέχεται το σύνολο των αποστράτων έναντι των Αφερέγγυων Αναξιόπιστων 
πολιτικών που Ψεύδονται Ασυστόλως εντός και εκτός Κοινοβουλίου. Σε πολύ λίγο διάστημα θα ζητήσετε την 
ψήφο μας. Ποιος και πώς να σας εμπιστευθεί όταν μας Κοροϊδεύετε !!!
Ντροπή σε όλους σας

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:59  

Ο Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ (Σ.Α.Σ):
1. Εκφράζει τη βαθύτατη δυσαρέσκειά του επί του άρθρου 35 του υπό Δημόσια ηλεκτρονική διαβούλευση για 
το σχέδιο νόμου με τίτλο «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των ΕΔ, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των ΕΔ, 
οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις», καθώς, ενώ ρυθμίζεται, επιτέλους, το θέμα της κατάργησης 
των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 4093/2012, δεν έχει προβλεφθεί η αναδρομικότητα της 
κατάργησης από την 1.1.2013, όπως θα έπρεπε λόγω της αρχικής αντισυνταγματικότητάς του. Δεν 
προβλέπεται αναδρομικότητα δυστυχώς ούτε από 12.5.2016 (ψήφιση Ν.4387/16) καθόσον οι εν λόγω μειώσεις 
σύμφωνα με τις αποφάσεις της ολομέλειας του ΣτΕ είχαν από το 2015 κριθεί αντισυνταγματικές. Τέλος 
αναιρούνται στο παρόν σχέδιο νόμου ακόμα κι οι επανειλημμένες δημόσιες δεσμεύσεις του κ. ΥΦΕΘΑ από 
βήματος της Βουλής περί αναδρομικότητας από 1.1.2021, αφού η αναδρομικότητα περιορίζεται από 1.1.2022.
Ο Σ.Α.Σ υποστηρίζει την επιστροφή όλων των αναδρομικών ποσών από 1.1.2013 χωρίς συμβιβασμούς και θα 
συνεχίσει να αγωνίζεται για την πλήρη κατάργηση όλων των μνημονιακών περικοπών-μειώσεων σε μισθούς και
συντάξεις, την επαναφορά των δώρων Εορτών-Αδείας και την επιστροφή των παρανόμως παρακρατηθέντων 
ποσών στους δικαιούχους.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:06 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

 «Κατάργηση μειώσεων ν.4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους.

«Από την 1/1/2022 καταργούνται……………….»

Η Πολιτεία θα έπρεπε ΑΜΕΣΑ και ΑΥΤΟΝΟΗΤΑ να είχε εναρμονισθεί πλήρως με την απόφαση του ΣΤΕ ! Τελικά 
ούτε αυτό αλλά ούτε οι ίδιες οι εξαγγελίες της κυβέρνησης και ειδικότερα του Υπουργού τηρήθηκαν !

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:51 

α. .Με την ψήφιση του νόμου 4093/2012, όπως τροποποιήθηκε με το νόμο 4111/2013, η φορολογία του 
εισοδήματος για τους συνταξιούχους επιβάλλεται αθροιστικά επί των συνολικών και πάσης φύσεως 
εισοδημάτων – βοηθημάτων. Αυτό ίσχυε και συνεχίζει να ισχύει δεν είναι αντισυνταγματικό
β. Οι συνολικές αποδοχές λοιπόν της σύνταξης (ή του αθροίσματος των συντάξεων όπως προαναφέρθηκε), 
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μειώνονται για το ποσό που υπερβαίνει τα 1.000 ευρώ, σε ποσοστά από 5% έως 20%, ανάλογα με το ύψος των 
καθαρών αποδοχών, και το υπόλοιπο που μένει – αφού αφαιρεθεί πρώτα η ΕΑΣ και στη συνέχεια η Υγειονομική
συμμετοχή – φορολογείται με την ισχύουσα φορολογική κλίμακα.
γ. Αναλογικό ποσοστό εκ των μειώσεων (από 5% έως 20% ως προανεφέρθη) δεν επιβάλλεται από το κράτος 
αλλά μέσω της ΗΔΙΚΑ από το ίδιο το ΜΤΑ. Αντιθέτως οι αποστρατευόμενοι μετά τον νόμο Κατρούγκαλου (2016) 
δεν υφίστανται τις ως άνω μειώσεις και συνεπώς λαμβάνουν ακέραιο το μέρισμά τους συν το ΕΚΟΕΜ/Σ-Ν-Α. 
Δηλαδή έχουμε δύο ταχυτήτων μερισματούχους (υψηλά και χαμηλά αμοιβόμενους)
δ. Με σχετικές αποφάσεις της Ολομέλειας του Ελεγκτικού Συνεδρίου, κρίθηκαν αντισυνταγματικές οι 
προαναφερθείσες περικοπές του ν. 4093/2012 και του ν. 4111/2013 και η κυβέρνηση αποφάσισε να εφαρμόσει 
την διακοπή των περικοπών καθυστερημένα μεν, αλλά για όλους τους συνταξιούχους (ιδιωτικού και δημόσιου 
τομέα για λόγους ισότητας (τέλη 2020) και να επιστρέψει παρακρατήσεις 11μήνου (11-6-15 έως 12-5-2016).
ε. Παρά την αποδοχή της αντισυνταγματικότητας και την διακοπή των παρακρατήσεων, το ΜΤΑ συνεχίζει μέχρι
σήμερα να τις επιβάλλει στο ποσοστό που του αναλογεί μέσω του ΗΔΙΚΑ. Να ληφθεί δε υπόψη ότι οι παράνομες
παρακρατήσεις επιβάλλονται στους προ του 2016 αποστρατευθέντες από το 2013 μέχρι σήμερα.
στ. Ως προς τη θεραπεία αυτής της αδικίας, είχε δηλώσει επανειλημμένα ο κ. ΥΕΘΑ ότι για την επιστροφή των 
αντισυνταγματικών παρακρατήσεων θα υπάρξει αναδρομικότητα από 1-1-2021. Αντ’ αυτού βλέπουμε στο 
παρόν σχέδιο νόμου ότι η αναδρομικότητα θα ισχύσει από 1-1-2022, ενώ παράλληλα διαδίδεται (ενδεχομένως 
αναληθώς) ότι θα υπάρξει μόνο διακοπή των παρακρατήσεων και όχι καταβολή αναδρομικών. Ως προς αυτήν 
την πολύ σοβαρή διαφοροποίηση θέλουμε να επισημάνουμε τα εξής:
(1) Πρόκειται για μια αλλαγή άνευ ουσίας για τις αρμοδιότητες του ΥΠ. ΟΙΚ. που εκθέτει όμως ανεπανόρθωτα 
τον κ. ΥΕΘΑ σε χιλιάδες αποστράτους και τις οικογένειές τους.
(2) Ούτως ή άλλως οι μέχρι τώρα παρακρατήσεις που έκανε το ΜΤΑ, αύξησαν αρκούντως τα αποθεματικά του, 
δεδομένου ότι διενεργούνται από το 2013 μέχρι σήμερα.
(3) Οι οποιεσδήποτε επιστροφές αφενός είναι χρήματα που ανήκουν στους μερισματούχους και αφετέρου 
παρατύπως παρακρατήθηκαν.
(4) Τα αναδρομικά μπορούν να καταβληθούν από τα αποθεματικά των Μ.Τ. και ουδόλως επηρεάζουν την 
δημοσιονομική πολιτική της κυβέρνησης και του ΥΠ. ΟΙΚ.
(5) Σύμφωνα με το άρθρο 140, παράγρ. 5 του ν. 4270/2014, «Ο χρόνος παραγραφής των απαιτήσεων των 
συνταξιούχων εν γένει και βοηθηματούχων του Δημοσίου, καθώς και των κληρονόμων αυτών από 
καθυστερούμενες συντάξεις, επιδόματα και βοηθήματα είναι δύο (2) ετών, έστω και αν έχουν ενταλθεί 
εσφαλμένα».

ζ. Κατόπιν των ανωτέρω, προκειμένου να δικαιωθούν οι προ του 2016 αποστρατευθέντες μερισματούχοι, 
σχετικά με τις αντισυνταγματικές περικοπές που τους επιβλήθηκαν και να φανεί παράλληλα στην κοινωνία ότι 
η κυβέρνηση σέβεται και εφαρμόζει τις υποσχέσεις της και τους νόμους του κράτους, παρακαλούμε να ισχύσει 
η αναδρομικότητα επιστροφής των παράτυπων κρατήσεων από 1-1-2021.

Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:49 

Η ολομέλεια του ΣτΕ με τις υπ’ αριθμόν 2287 και 2288/2015 αποφάσεις της, θεώρησε αντισυνταγματικό τον 
νόμο 4093/2012 με τον οποίο έγινε η περικοπή του μερίσματος από το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας.
Παρόλα αυτά η πολιτεία συνεχίζει να αρνείται να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν 
αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο Ν.4387/2016.
Η Πολιτεία Σύμφωνα με το Συνταγμα των Ελληνων οφείλει να συμμορφωθεί με την αποφαση του ΣΤΕ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:58 

Τί να πρωτογράψει κανείς; Απότι φαίνεται οι ένοπλες δυνάμεις είναι το εύκολο θύμα σε τούτο το χάλι που 
ονομάζεται κράτος! Πραγματικά σε τέτοιους καιρούς, με την απειλή της Τουρκίας πάνω από το κεφάλι μας, δεν
μπορείτε να επιδείξετε ένα μικρό δείγμα εκτίμησης σε ένα τμήμα των πολιτών που έχει θυσιάσει την προσωπική
του ζωή στην προστασία της πατρίδας από τους εξωτερικούς εχθρούς; Ντροπή σε όλους σας. Από πάνω μέχρι 
κάτω! Θα ήταν τουλάχιστον έντιμο να εφαρμόσετε τις αποφάσεις του ΣΤΕ. Αλλά στα παληά σας τα παπούτσια! 
Και το ΣΤΕ και οι παρατηρήσεις μας! Απορώ γιατί το βάλατε σε διαβούλευση! Ποιόν νομίζετε ότι κοροϊδεύετε;

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:15 
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Ως γνωστό με τις αποφάσεις 2287-2288/2015 της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) οι 
παραπάνω μειώσεις κρίθηκαν οριστικά και τελεσίδικα αντισυνταγματικές και θα έπρεπε να έχουν καταργηθεί 
οίκοθεν. Σε κάθε περίπτωση όμως ως ημερομηνία κατάργησης των μειώσεων, ερμηνεύοντας και τη διάταξη της
παραγράφου 5, του άρθρου 140 του Ν. 4270/2014, περί 2ετίας τουλάχιστον, ΕΠΙΒΑΛΛΕΤΑΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ η 
1η.1.2021, η οποία ημερομηνία ήταν και δέσμευση του κ. Υπουργού Εθνικής Άμυνας στη Βουλή.

Ταξίαρχος εα Βασίλειος Νικολόπουλος
Πρόεδρος Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Στρατιωτικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:22 

Να τροποποιηθεί κατάλληλα το άρθρο για αναδρομικοτητα,σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣΤΕ,άλλως είναι 
αντισυνταγματικο

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:16 

Είναι νομίζω καιρός, οι όποιες αποφάσεις δικαιώνουν το προσωπικό, να γίνονται αυτόματα αποδεκτές και να 
υλοποιούνται από το Κράτος. Χωρίς ημίμετρα, πολώσεις πολιτικών κλπ.

Δεν μπορεί η πολιτεία να είναι μερικώς δίκαια, και να έχει τα σωστά αντανακλαστικά όταν και όπου υπάρχουν 
συγκεκριμένες κατηγορίες υπαλλήλων. Το κράτος δικαίου, όπως και οι υποχρεώσεις θα πρέπει να ισχύουν 
ισότιμα για όλους.

Και δεν μπορεί να λέμε πάντα ότι δεν αντέχει ο προυπολογισμός για να δικαιωθούν κάποιοι, ενώ η ιστορία έχει 
δείξει ότι άλλες μερίδες προσωπικού δικαιώνονται πλήρως.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:22 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:08 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:30 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
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2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:47 

Περί Άρθρου 35 Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012

Η ολομέλεια του ΣτΕ με τις υπ’ αριθμόν 2287 και 2288/2015 αποφάσεις της, θεώρησε αντισυνταγματικό τον 
νόμο 4093/2012 με τον οποίο έγινε η περικοπή του μερίσματος από το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας.

Παρόλα αυτά η πολιτεία συνεχίζει να αρνείται να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν 
αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο Ν.4387/2016.

Οποιαδήποτε άλλη απόφαση φρονώ θα είναι άδικη και εις βάρος των αποστράτων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:14 

κ.Υπουργέ, τα πολλά λόγια είναι φτώχεια και οι πολλές οι τρίπλες φέρνουν ζάλη. Αποδώστε ΑΜΕΣΑ τα 
αναδρομικά που αναλογούν σύμφωνα με την απόφαση του ΣΤΕ στους ανθρώπους που υπηρέτησαν επί 
δεκαετίες την πατρίδα έστω και σε δόσεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:15 

Αξιότιμε κ.Υπουργέ, τα πολλά λόγια είναι φτώχεια και οι πολλές οι τρίπλες φέρνουν ζάλη. Αποδώστε ΑΜΕΣΑ τα
αναδρομικά που αναλογούν σύμφωνα με την απόφαση του ΣΤΕ στους ανθρώπους που υπηρέτησαν επί 
δεκαετίες την πατρίδα έστω και σε δόσεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:20 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:08 

Τροποποίηση του άρθρου για αναδρομικότητα σύμφωνα με αποφάσεις ΣτΕ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:46 

Απαίτηση μας να εφαρμόσετε την απόφαση του ΣΤΕ,οποιαδήποτε άλλη θέση σας είναι εις βάρος των 
αποστράτων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:05 
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Έχουν βγει αντισυνταγματικές οι μειώσεις και συντάξεων και οι μειώσεις ΜΤΝ-ΕΚΟΕΠΝ..Έχετε υπολογίσει ΤΡΕΙΣ
φορές τις συντάξεις μας μόνο και μόνο για να τις ΜΕΙΏΣΕΤΕ.Εφεύρατε την «ΠΡΟΣΩΠΙΚΗ ΔΙΑΦΟΡΑ» για να μην 
πάρουν ΠΟΤΕ το οποίο ΨΙΧΟΥΛΟ ΤΩΝ ΜΕΙΩΣΕΩΝ που ονομάζετε «ΑΥΞΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΕΩΝ»! Όταν ΨΗΦΙΣΑΤΕ ΤΑ 
ΜΝΗΜΟΝΙΑ μας στείλατε ΕΓΓΡΑΦΑ ΕΠΙΣΤΡΟΦΗΣ «ΑΧΡΕΩΣΤΗΤΩΣ ΚΑΤΑΒΛΗΘΕΊ ΤΩΝ ΠΟΣΩΝ». Προσωπικά 
ανέρχονται σε 1250 ευρώ μηνιαίως χωρίς τα δωρα από το 2012 και μετά .
Τώρα που βγήκαν ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΕΣ ΟΙ ΜΕΙΩΣΕΙΣ , αντί να μας επιστρέψετε ΤΙΣ «ΑΧΡΕΩΣΤΗΤΩΣ ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ»
από το 2012 τουλάχιστον και μετά όπως πράξατε ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ ΣΤΙΣ ΣΥΝΤΑΞΕΙΣ ΜΑΣ, ψηφίζετε αναδρομικά από
την 1-1-22 επιστροφή των μειώσεων των ταμείων μας;
Είστε ΑΠΛΑ ΟΙ ΠΙΟ ΚΛΕΦΤΕΣ ΠΟΛΙΤΙΚΟΙ ΠΟΥ ΠΕΡΑΣΑΝ ΠΟΤΕ ΑΠΙ ΤΗΝ ΠΑΤΡΙΔΑ ΜΑΣ..
Βλέπουμε όλοι μας πως πράττετε όταν αφορά τις δικές σας τσέπες και αναφέρομαι στα εκατομμύρια του 
QATARGATES.
Όλες οι παρατάξεις έχουν τις ρεμουλες τους ..
ΕΠΙΣΤΡΕΨΤΕ ΠΙΣΩ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ ΟΤΙ ΜΑΣ ΕΧΕΤΕ ΚΛΕΨΕΙ ΤΟΣΑ ΧΡΟΝΙΑ ΚΑΙ ΜΑΛΙΣΤΑ ΕΝΤΟΚΩΣ!
ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΟΣΟΥΣ ΚΛΕΨΑΤΕ ΤΑ ΧΡΟΝΙΑ ΕΡΓΑΣΊΑΣ ΤΟΥΣ .
Αν ΕΣΕΙΣ ΕΙΣΤΕ ΑΧΡΗΣΤΟΙ ΚΑΙ ΑΝΙΚΑΝΟΙ ΔΕΝ ΦΤΑΙΜΕ ΟΥΤΕ ΕΜΕΙΣ ΟΥΤΕ ΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΜΑΣ να τιμωρούνται .
Τα δικά σας ΒΛΕΠΟΥΝΕ ΟΛΟΙ ΟΤΙ ΤΑ ΒΟΛΕΥΕΤΕ ΜΕ ΠΟΛΥ ΠΑΧΥΛΟΥΣ ΜΙΣΘΟΥΣ. ΝΤΡΟΠΗ ΣΑΣ ΑΝ ΚΑΙ ΔΕΝ ΞΕΡΕΤΕ
ΤΗ ΣΗΜΑΣΙΑ ΤΗΣ ΛΕΞΗΣ!
ΕΠΙΣΤΡΟΦΗ ΕΔΩ ΚΑΙ ΤΩΡΑ ΟΛΩΝ ΤΩΝ ΚΛΕΜΜΈΝΩΝ ΣΥΝΤΑΞΕΩΝ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:49 

Τροποποίηση του άρθρου για αναδρομικότητα σύμφωνα με αποφάσεις ΣτΕ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:48 

Να δοθουν αναδρομικα οι κρατησεις απο τον Μαιο του 16 που τεθηκε σε εφαρμογη με τον ν.4387/16. Η 
Πολιτεια να συμμορφωθει με την αποφαση του ΣΤΕ οπως υποχρεουται Συμφωνα με το Συνταγμα των Ελληνων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:22 

Η ολομέλεια του ΣτΕ με τις υπ’ αριθμόν 2287 και 2288/2015 αποφάσεις της, θεώρησε αντισυνταγματικό τον 
νόμο 4093/2012 με τον οποίο έγινε η περικοπή του μερίσματος από το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας.Παρόλα 
αυτά η πολιτεία αρνείται να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από
τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο Ν.4387/2016.Η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα 
έπρεπε να είναι άμεση και δεδομένη και οι δικαστικές αποφάσεις να γίνονται δεκτές από όλους ….Οποιαδήποτε
άλλη απόφαση φρονώ θα είναι άδικη και εις βάρος των αποστράτων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:19 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 

Μήπως,να καταργήσετε το Συμβούλιο της επικρατείας, έφ όσον δεν μετρούν οι αποφάσεις του, λέω εγώ;

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:13 
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Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

Ως προς το άρθρο 35 που αναφέρεται στην παύση κρατησεων 4093. Ας κάνουμε το χαζό. Δεν αποδεχόμαστε 
όμως ληστεία , αρπαγή , εκδούλευση. Το ΜΤΝ γραπτώς και προφορικώς , εκπροσωπόντας χιλιάδες θιγόμενα 
πρόσωπα , απέστειλε ενημέρωση πως τα επστρεφόμενα θα ήταν από το Ιανουάριο 2021. Στο νόμο λοιπόν αυτό 
να γράψετε (01/01/2021). ΟΧΙ ΑΠΟ ΙΑΝΟΥΑΡΙΟ 2022. Εκτός εάν τα τα ΛΕΦΤΑ ΜΑΣ , θέλετε για άλλους λόγους 
και εμείς τότε θα έχουμε ΚΑΙ ΑΛΛΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ ΠΡΟΣΕΡΧΟΜΕΝΟΙ ΣΤΙΣ ΚΑΛΠΕΣ.
Για να δούμε…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:29 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:28 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:43 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 

287 

290



δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:21 

Αρθρο 35
Κατάργηση μειώσεων ν.4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και
Αεροπορίας και τους οικείους Ειδικούς Κλάδους.
«Από την 1/1/2022 καταργούνται……………….»
Συμφωνώ απόλυτα με τα αναφερόμενα στην Εκθεση Συνεπειών που συνοδεύει το συγκεκριμένο άρθρο, στο 
προς ψήφιση Νομοσχέδιο πλην όμως διαπιστώνω ότι το υπόψη άρθρο δεν συνάδει ουδόλως με τις αιτιολογικές 
σκέψεις της Εκθεσης,διότι αναγνωρίζεται μεν η αδικία καθορίζονται όμως αναδρομικά με την έναρξη του 
χρόνου εφαρμογής της κατάργησης από 1/1/2022.
Επισημαίνεται, όπως αναφέρει και η έκθεση συνεπειών, ότι με τις αποφάσεις 2287-2288/2015 της Ολομέλειας 
του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) οι παραπάνω μειώσεις κρίθηκαν οριστικά και τελεσίδικα 
αντισυνταγματικές και εξ αυτού θα περίμενε κανείς ότι η αναδρομικότητα χορήγησης θα ξεκινούσε από 
1/1/2013 όταν και επιβλήθηκαν.
Αυτό είναι το ηθικά, λογικά και νομικά παραδεκτό.Με δεδομένο ότι η συνέχιση των παραπάνω μειώσεων 
συνεχιζόταν παρανόμως από το 2015 και μετά, από τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, 
λόγω ελλείψεως ανάλογης νομοθετικής πρόβλεψης η Ε.Α.Α.Σ.έχω την άποψη ότι η εφαρμογή της κατάργησης 
θα πρέπει να είναι από 1/1/2013 και η καταβολή των αναδρομικών θα πρέπει να γίνει από 1/1/2013, το δε 
σύνολο του αναγκαίου ποσού να καλυφθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό, καθόσον η δημιουργηθείσα 
ατασθαλία δεν οφείλεται στα Μετοχικά
Ταμεία των Κλάδων, (ΜΤΣ, ΜΤΝ, ΜΤΑ) αλλά σε αβελτηρία του Κράτους και ότι το Κράτος Δικαίου υπάρχει και 
λειτουργεί αναγνωρίζοντας τα λάθη του και έχοντας συνέπεια και συνέχεια.
Σε κάθε άλλη περίπτωση και προκειμένου να μη δημιουργηθούν προβλήματα στην
εκτέλεση του τακτικού προϋπολογισμού του έτους 2023 εισηγούμαστε η καταβολή του
συνόλου των αναδρομικών να γίνει από το Κράτος προς τα Μετοχικά Ταμεία εν είδει Κρατικής επιχορήγησης 
και σε τρεις (3) δόσεις, τα τρία (3) επόμενα έτη, ήτοι 2023, 2024 και 2025 άπαξ, και στο τέλος κάθε έτους, τα 
δε ταμεία να προβούν σε ανάλογες καταβολές με αντίστοιχη νομοθετική πρόβλεψη.
Μετά τα παραπάνω προτείνεται την παρακάτω τροποποίηση – συμπλήρωση του
Αρθρου 35 :
1. « Από 1/1/2013 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαράγρ. 8.3 της 
παραγράφου. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α’ 222)
…………………….στους μερισματούχους τους από τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού
και Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και 
Αεροπορίας.»
2. «Η ρύθμιση έχει αναδρομική ισχύ από της ενάρξεως εφαρμογής των παραπάνω
μειώσεων ήτοι από 1/1/2013 και το μεν κόστος θα καλυφθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό του Κράτους με 
ΚΥΑ των συναρμοδίων Υπουργών Αμυνας και
Οικονομικών, τα δε αναδρομικά που θα καταβληθούν στους δικαιούχους θα
φορολογηθούν αυτοτελώς και στην πηγή τους με ανώτατο ποσοστό φορολόγησης το
20% αναλόγως των δημοσιονομικών δυνατοτήτων»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:13 

ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ ΑΠΟ 1/1/2021

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:55 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
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1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:19 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:40 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:02 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα των μερισματούχων ΜΤΣ/Ν/Α και ΕΚΟΕΜΣ/Ν/Α κρίθηκαν
αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015) και θα έπρεπε να 
επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την
απόφαση του ΣτΕ, ο κ. ΥΕΘΑ επιδεικνύει έλλειψη φερεγγυότητας διότι σε δηλώσεις του καθώς και σε 
απαντήσεις σε επερωτήσεις βουλευτών είχε υποσχεθεί την επιστροφή τους από 1η Ιανουαρίου 2021. Επίσης η 
κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς πριν το 2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο 
ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις, 
δημιουργώντας αδικία και ανισότητα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 06:24 

ΑΡΘΡΟ 35 ΤΟΥ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΤΟΥ ΥΠΕΘΑ ΣΤΗΝ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗ.
«Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

289 

292



 29 Δεκεμβρίου 2022, 05:39 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 03:20 

Άρθρο 35
Κατάργηση μειώσεων ν.4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους.
«Από την 1/1/2022 καταργούνται……………….»
Η Ε.Α.Α.Σ συμφωνεί απολύτως με τα όσα αναφέρονται στην Έκθεση Συνεπειών που συνοδεύει το συγκεκριμένο
άρθρο στο προς ψήφιση Νομοσχέδιο πλην όμως διαπιστώνει ότι το υπόψη άρθρο δεν συνάδει ουδόλως με τις 
αιτιολογικές σκέψεις της Έκθεσης καθόσον αναγνωρίζεται μεν η αδικία καθορίζονται όμως αναδρομικά με την 
έναρξη του χρόνου εφαρμογής της κατάργησης από 1/1/2022.
Επισημαίνεται, όπως αναφέρει και η έκθεση συνεπειών ότι με τις αποφάσεις 2287-2288/2015 της Ολομέλειας 
του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) οι παραπάνω μειώσεις κρίθηκαν οριστικά και τελεσίδικα 
αντισυνταγματικές και εξ αυτού θα περίμενε κανείς ότι η αναδρομικότητα χορήγησης θα ξεκινούσε από 
1/1/2013 όταν και επιβλήθηκαν.
Αυτό είναι το ηθικά, λογικά και νομικά παραδεκτό.
Με δεδομένο ότι η συνέχιση των παραπάνω μειώσεων συνεχιζόταν παρανόμως από το 2015 και μετά, από τα 
Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, λόγω ελλείψεως ανάλογης νομοθετικής πρόβλεψης η 
Ε.Α.Α.Σ. υποστηρίζει ότι η εφαρμογή της κατάργησης θα πρέπει να είναι από 1/1/2013 και η καταβολή των 
αναδρομικών θα πρέπει να γίνει από 1/1/2013, το δε σύνολο του αναγκαίου ποσού να καλυφθεί από τον 
τακτικό προϋπολογισμό, καθόσον η δημιουργηθείσα ατασθαλία δεν οφείλεται στα Μετοχικά Ταμεία των 
Κλάδων, (ΜΤΣ, ΜΤΝ, ΜΤΑ) αλλά σε αβελτηρία του Κράτους και ότι το Κράτος Δικαίου υπάρχει και λειτουργεί 
αναγνωρίζοντας τα λάθη του και έχοντας συνέπεια και συνέχεια.
Σε κάθε άλλη περίπτωση και προκειμένου να μη δημιουργηθούν προβλήματα στην εκτέλεση του τακτικού 
προϋπολογισμού του έτους 2023 εισηγούμαστε η καταβολή του συνόλου των αναδρομικών να γίνει από το 
Κράτος προς τα Μετοχικά Ταμεία εν είδει Κρατικής επιχορήγησης και σε τρεις (3) δόσεις, τα τρία (3) επόμενα 
έτη, ήτοι 2023, 2024 και 2025 άπαξ, και στο τέλος κάθε έτους, τα δε ταμεία να προβούν σε ανάλογες 
καταβολές με αντίστοιχη νομοθετική πρόβλεψη.
Μετά τα παραπάνω η Ε.Α.Α.Σ. προτείνει την παρακάτω τροποποίηση – συμπλήρωση του Άρθρου 35 :
1.« Από 1/1/2013 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. 8.3 της παρ. Β του 
άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α’ 222)…………………….στους μερισματούχους τους από τα Μετοχικά Ταμεία 
Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας.»
2.«Η ρύθμιση έχει αναδρομική ισχύ από της ενάρξεως εφαρμογής των παραπάνω μειώσεων ήτοι από 1/1/2013 
και το μεν κόστος θα καλυφθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό του Κράτους με ΚΥΑ των συναρμοδίων 
Υπουργών Άμυνας και Οικονομικών, τα δε αναδρομικά που θα καταβληθούν στους δικαιούχους θα 
φορολογηθούν αυτοτελώς και στην πηγή τους με ανώτατο ποσοστό φορολόγησης το 20% αναλόγως των 
δημοσιονομικών δυνατοτήτων»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:19 

Δυστυχώς διαπιστώνεται οτι η αναδρομικότητα ειναι από 1/1/22 παρά τις επανειλημμένες δεσμεύσεις οτι θα 
ισχύσει από 1/1/21.
Προτείνεται το αρθρο να διορθωθεί με αναδρομικότητα από 1/1/21, όπως υπήρξαν οι δεσμεύσεις και απο 
βήματος ΒτΕ σε σχετικές ερωτήσεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:57 
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Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών. Φτάνει 
πιά! Έχουμε υποστεί τις μεγαλύτερες περικοπές από οποιαδήποτε άλλη εργασιακή ομάδα! Όταν και όποτε μας 
χρειάστηκε η Πατρίδα ήμασταν πάντα στη θέση μας και να η πληρωμή μας! Μόνο εμείς τηρήσαμε τον όρκο 
μας… όλοι οι άλλοι, η Πατρίδα;

 29 Δεκεμβρίου 2022, 00:27 

Να δωδούν αναδρομικά οι κρατησεις απο τον Μαίο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο Ν.4387/16. Σύμφωνα 
με την απόφαση της ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ υπ΄άρ.2287-2288/15) εκρίθησαν 
αντισυνταγματικες οι κρατήσεις. Η πολιτεία οφείλει να εφαρμόζει τις αποφάσεις. Τουλάχιστον να εφαρμοσθεί η
κατάργηση των κρατήσεων απο την 1-1-21 οπως αρχικά είχε προβλεφθεί τον σχετικο νομοσχέδιο.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:23 

Κατάργηση μειώσεων ν.4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους.

«Από την 1/1/2022 καταργούνται……………….»

Συμφωνούμε απολύτως με τα όσα αναφέρονται στην Έκθεση Συνεπειών που συνοδεύει το συγκεκριμένο άρθρο 
στο προς ψήφιση Νομοσχέδιο πλην όμως διαπιστώνουμε ότι το υπόψη άρθρο δεν συνάδει ουδόλως με τις 
αιτιολογικές σκέψεις της Έκθεσης καθόσον αναγνωρίζεται μεν η αδικία καθορίζονται όμως αναδρομικά με την 
έναρξη του χρόνου εφαρμογής της κατάργησης από 1/1/2022.

Επισημαίνεται, όπως αναφέρει και η έκθεση συνεπειών ότι με τις αποφάσεις 2287-2288/2015 της Ολομέλειας 
του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) οι παραπάνω μειώσεις κρίθηκαν οριστικά και τελεσίδικα 
αντισυνταγματικές και εξ αυτού θα περίμενε κανείς ότι η αναδρομικότητα χορήγησης θα ξεκινούσε από 
1/1/2013 όταν και επιβλήθηκαν.

Αυτό είναι το ηθικά, λογικά και νομικά παραδεκτό.

Με δεδομένο ότι η συνέχιση των παραπάνω κρατήσεων συνεχιζόταν παρανόμως από το 2015 και μετά, από τα 
Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, λόγω ελλείψεως ανάλογης νομοθετικής πρόβλεψης 
υποστηρίζουμε ότι η εφαρμογή της κατάργησης θα πρέπει να είναι από 1/1/2013 και η καταβολή των 
αναδρομικών θα πρέπει να γίνει από 1/1/2013, το δε σύνολο του αναγκαίου ποσού να καλυφθεί από τον 
τακτικό προϋπολογισμό, καθόσον η δημιουργηθείσα ατασθαλία δεν οφείλεται στα Μετοχικά Ταμεία των 
Κλάδων, (ΜΤΣ, ΜΤΝ, ΜΤΑ) αλλά σε αβελτηρία του Κράτους και ότι το Κράτος Δικαίου υπάρχει και λειτουργεί 
αναγνωρίζοντας τα λάθη του και έχοντας συνέπεια και συνέχεια.

Σε κάθε άλλη περίπτωση και προκειμένου να μη δημιουργηθούν προβλήματα στην εκτέλεση του τακτικού 
προϋπολογισμού του έτους 2023 εισηγούμαστε η καταβολή του συνόλου των αναδρομικών να γίνει από το 
Κράτος προς τα Μετοχικά Ταμεία εν είδει Κρατικής επιχορήγησης και σε τρεις (3) δόσεις, τα τρία (3) επόμενα 
έτη, ήτοι 2023, 2024 και 2025 άπαξ, και στο τέλος κάθε έτους, τα δε ταμεία να προβούν σε ανάλογες 
καταβολές με αντίστοιχη νομοθετική πρόβλεψη.

Μετά τα παραπάνω προτείνουμε την παρακάτω τροποποίηση – συμπλήρωση του Άρθρου 35 :

1. « Από 1/1/2013 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. 8.3 της παρ. Β του 
άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 ( ’Α222)…………………….στους μερισματούχους τους από τα Μετοχικά Ταμεία 
Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας.»

2. «Η ρύθμιση έχει αναδρομική ισχύ από της ενάρξεως εφαρμογής των παραπάνω μειώσεων ήτοι από 1/1/2013
και το κόστος θα καλυφθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό του Κράτους με ΚΥΑ των συναρμοδίων Υπουργών 
Άμυνας και Οικονομικών, τα δε αναδρομικά που θα καταβληθούν στους δικαιούχους θα φορολογηθούν 
αυτοτελώς και στην πηγή τους με ανώτατο ποσοστό φορολόγησης το 20% αναλόγως των δημοσιονομικών 
δυνατοτήτων
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:57 

Σχόλια για το Άρθρο 35 Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012

Η ολομέλεια του ΣτΕ με τις υπ’ αριθμόν 2287 και 2288/2015 αποφάσεις της, θεώρησε αντισυνταγματικό τον 
νόμο 4093/2012 με τον οποίο έγινε η περικοπή του μερίσματος από το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας.

Παρόλα αυτά η πολιτεία αρνείται να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα 
ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο Ν.4387/2016.

Η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να είναι άμεση και δεδομένη και οι δικαστικές 
αποφάσεις να γίνονται δεκτές από όλους ….

Οποιαδήποτε άλλη απόφαση φρονώ θα είναι άδικη και εις βάρος των αποστράτων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:28 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022 σχόλιο του κ. Β Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:21 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:41 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:30 

Ο Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών Αεροπορίας, εκφράζει την δυσφορία του επί του άρθρου 35 του εν λόγω
σχεδίου νόμου, καθώς, ενώ ρυθμίζεται το θέμα της κατάργησης των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 
4093/2012, δεν έχει προβλεφθεί η αναδρομικότητα της κατάργησης, σύμφωνα με τις αποφάσεις του 
Συμβουλίου της Επικρατείας και τις επανειλημμένες δημόσιες δεσμεύσεις του κ ΥΕΘΑ από βήματος της Βουλής 
για αναδρομικότητα από 01/01/21, οι οποίες αναιρούνται στο παρόν σχέδιο νόμου, έχοντας ορισμό 
αναδρομικότητας από 01/01/22.
Ως εκ των άνω να ρυθμιστεί το θέμα των αναδρομικών των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 
4093/2012 σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ, ή τουλάχιστον σύμφωνα με τις μέχρι τώρα δεσμεύσεις της 
κυβέρνησης.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:02

Ο κος ΥΕΘΑ Νίκος Παναγιωτόπουλος επανηλημμένα διαβέβαίωσε ότι τα αναδρομικά θα χορηγηθούν από 
1/1/2021. Για να βγεί συνεπής στην υπόσχεσή του προς τους εν αποστρατεία συνταξιούχουςεπιβάλεται να 
πιέσει τον Υπουργό Οικονομικών με το πολιτικό βάρος που διαθέτει ως Υπουργός Άμυνας, έτσι ώστε να 
εξασφαλισθεί η οικονομική δαπάνη για τη χορήγηση αναδρομικών από 1/1/2021 και όχι από 1/1/2022 που 
αναφέρεται στο άρθρο αυτό

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:33 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη.
Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 1ης.01.2021, 
εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022.
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει.
Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να 
φροντίσει ώστε τα ποσά να φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των 
συνταξιούχων Στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:53 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:26 

Εκφράζω την δυσφορία μου επί του άρθρου 35 του εν λόγω σχεδίου νόμου, καθώς, ενώ ρυθμίζεται το θέμα της
κατάργησης των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 4093/2012, δεν έχει προβλεφθεί η αναδρομικότητα 
της κατάργησης, σύμφωνα με τις αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας, καθώς και τις επανειλημμένες 
δημόσιες δεσμεύσεις του κ. ΥΕΘΑ από βήματος της Βουλής για αναδρομικότητα από 01/01/21, οι οποίες 
αναιρούνται στο παρόν σχέδιο νόμου, έχοντας ορισμό αναδρομικότητας από 01/01/22.

Κατόπιν αυτών, θεωρώ λογικό και δίκαιο όπως, το θέμα των αναδρομικών των αντισυνταγματικών κρατήσεων 
του νόμου 4093/2012, ρυθμιστεί σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ, στο τελικό σχέδιο νόμου, που θα 
κατατεθεί στη Βουλή των Ελλήνων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
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είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών. 
ΠΛΟΙΑΡΧΟΣ[Ε] Π.Ν [Ε.Α]

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:40

Συμφωνώ με το από 26 Δεκ 22, 11:57, σχόλιο του κ. Β. Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:48 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
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Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14

Συμφωνώ με το από 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:57 σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:21 

Η Κυβέρνηση πρέπει να εφαρμόσει την απόφαση της ολομέλειας του ΣΤΕ από την ημερομηνία δημοσίευσης της.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:22 

Είναι αυτονόητο ότι η εκάστοτε ηγεσία (Πολιτική και Στρατιωτική)θα πρέπει να εναρμονίζεται με τις όποιες 
αποφάσεις του ΣΤΕ και όχι αυτές να εφαρμόζονται κατά το δοκούν .

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Με καθυστέρηση 6 χρόνων έρχεται η πολιτεία να εφαρμόσει τις αποφάσεις του ΣτΕ από το 2015, που αφορούν 
τον ν. 4093/2012 (Α΄ 222), οι οποίες έχουν κριθεί ως ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΕΣ.

Η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο 
ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις.

Η πολιτεία ΕΠΡΕΠΕ να μας είχε επιστρέψει τα χρήματα αυτά τουλάχιστον από το έτος 2015 σύμφωνα με τις 
αποφάσεις του ΣτΕ.

Παρα ταύτα ερχόμαστε στο σήμερα και παρά τις υποσχέσεις του κ. ΥΕΘΑ ότι θα αποκατασταθεί η αδικία από το
2021, στο υπό διαβούλευση νομοσχέδιο η ημερομηνία από 2021 έγινε 2022.

Κε Υπουργέ ,γνωρίζετε πολύ καλά ότι η αποκατάσταση αυτή ΔΕΝ επιβαρύνει τον κρατικό προϋπολογισμό ,αλλά
καθαρά τα Μετοχικά μας ταμεία, τα οποία για εφαρμογή πλεονασματικών προϋπολογισμών για αναπλήρωση 
του κουρέματος το 2012 (PSI) μείωσαν τα μερίσματα μας κατά 50%, αλλά σήμερα τουλάχιστον είναι σε θέση να 
μας επιστρέψουν τα παρανόμως παρακρατηθέντα από την 1/1/2021.

Οι καθ’ ύλην ενδιαφερόμενοι είναι οι απόστρατοι , οι οποίοι εκπροσωπούνται από τις Ενώσεις Αποστράτων και 
τις οποίες ,ποτέ δεν δεχτήκατε ,να λάβετε υπόψιν σας , σε οποιαδήποτε προετοιμασία νόμων η νομοσχέδιων 
που μας αφορούν.

Πέρα της αντισυνταγματικότητας , πρέπει η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της και να αποκαταστήσει 
επαρκώς τουλάχιστον , τους προ του 2016 αποστράτους μερισματούχους.

Αντιναύαρχος ε.α
Θεόδωρος Γερούκης Π.Ν
Πρόεδρος ΕΑΑΝ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:48 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:32 
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παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:53 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:44 

Οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με διατάξεις
του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-
2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ 
είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 1ης.01.2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. Αν και τα ποσά των 
κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, ή 
τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε 
υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:18 

η πολιτεία πρέπει να εφαρμόζει τις αποφάσεις των δικαστηρίων και όχι κατά το δοκούν.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:20 

Παρακαλώ κ. Υπουργέ σεβαστείτε τις δικαστικές αποφάσεις και τηρείστε τις υποσχέσεις που δώσατε σε 
εκατοντάδες αποστράτους για την εφαρμογή του ν 4093/12 από 1-1-2021 και όχι 1-1-2022.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:34  

Κατάργηση μειώσεων ν.4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους.
«Από την 1/1/2022 καταργούνται……………….»
Η Ε.Α.Α.Σ συμφωνεί απολύτως με τα όσα αναφέρονται στην Έκθεση Συνεπειών που συνοδεύει το συγκεκριμένο
άρθρο στο προς ψήφιση Νομοσχέδιο πλην όμως διαπιστώνει ότι το υπόψη άρθρο δεν συνάδει ουδόλως με τις 
αιτιολογικές σκέψεις της Έκθεσης καθόσον αναγνωρίζεται μεν η αδικία καθορίζονται όμως αναδρομικά με την 
έναρξη του χρόνου εφαρμογής της κατάργησης από 1/1/2022.
Επισημαίνεται, όπως αναφέρει και η έκθεση συνεπειών ότι με τις αποφάσεις 2287-2288/2015 της Ολομέλειας 
του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) οι παραπάνω μειώσεις κρίθηκαν οριστικά και τελεσίδικα 
αντισυνταγματικές και εξ αυτού θα περίμενε κανείς ότι η αναδρομικότητα χορήγησης θα ξεκινούσε από 
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1/1/2013 όταν και επιβλήθηκαν.
Αυτό είναι το ηθικά, λογικά και νομικά παραδεκτό.
Με δεδομένο ότι η συνέχιση των παραπάνω μειώσεων συνεχιζόταν παρανόμως από το 2015 και μετά, από τα 
Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, λόγω ελλείψεως ανάλογης νομοθετικής πρόβλεψης η 
Ε.Α.Α.Σ. υποστηρίζει ότι η εφαρμογή της κατάργησης θα πρέπει να είναι από 1/1/2013 και η καταβολή των 
αναδρομικών θα πρέπει να γίνει από 1/1/2013, το δε σύνολο του αναγκαίου ποσού να καλυφθεί από τον 
τακτικό προϋπολογισμό, καθόσον η δημιουργηθείσα ατασθαλία δεν οφείλεται στα Μετοχικά Ταμεία των 
Κλάδων, (ΜΤΣ, ΜΤΝ, ΜΤΑ) αλλά σε αβελτηρία του Κράτους και ότι το Κράτος Δικαίου υπάρχει και λειτουργεί 
αναγνωρίζοντας τα λάθη του και έχοντας συνέπεια και συνέχεια.
Σε κάθε άλλη περίπτωση και προκειμένου να μη δημιουργηθούν προβλήματα στην εκτέλεση του τακτικού 
προϋπολογισμού του έτους 2023 εισηγούμαστε η καταβολή του συνόλου των αναδρομικών να γίνει από το 
Κράτος προς τα Μετοχικά Ταμεία εν είδει Κρατικής επιχορήγησης και σε τρεις (3) δόσεις, τα τρία (3) επόμενα 
έτη, ήτοι 2023, 2024 και 2025 άπαξ, και στο τέλος κάθε έτους, τα δε ταμεία να προβούν σε ανάλογες 
καταβολές με αντίστοιχη νομοθετική πρόβλεψη.
Μετά τα παραπάνω η Ε.Α.Α.Σ. προτείνει την παρακάτω τροποποίηση – συμπλήρωση του Άρθρου 35 :

1. « Από 1/1/2013 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. 8.3 της παρ. Β του 
άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α’ 222)…………………….στους μερισματούχους τους από τα Μετοχικά Ταμεία 
Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας.»

2. «Η ρύθμιση έχει αναδρομική ισχύ από της ενάρξεως εφαρμογής των παραπάνω μειώσεων ήτοι από 1/1/2013
και το μεν κόστος θα καλυφθεί από τον τακτικό προϋπολογισμό του Κράτους με ΚΥΑ των συναρμοδίων 
Υπουργών Άμυνας και Οικονομικών, τα δε αναδρομικά που θα καταβληθούν στους δικαιούχους θα 
φορολογηθούν αυτοτελώς και στην πηγή τους με ανώτατο ποσοστό φορολόγησης το 20% αναλόγως των 
δημοσιονομικών δυνατοτήτων»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:16 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:20 

Η Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους έχει αποφασιστεί από το ΣΤΕ με αναδρομική ισχύ από 1/1/2022!Κύριε Υπουργέ είναι
γνωστό πως τα αναδρομικά των αποστράτων δεν επιβαρύνουν το κρατικό προϋπολογισμό αλλά τα μετοχικά 
ταμεία των σωμάτων, τα οποία μπορούν να ανταπεξέλθουν των συγκεκριμένων αναδρομικών, θα πρέπει 
λοιπόν να αποκατασταθεί μια αδικία υπέρ των αποστράτων και να τηρηθεί η απόφαση του ΣΤΕ
Με τιμή
Πλωτάρχης (Ε)
Θεόδωρος Μιχαλάκης ΠΝ ε.α

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:20

Η κατάργηση της μείωσης του εν λόγω νόμου είναι επιτακτική ανάγκη μπας και οι αποστατρατοι πάρουν πίσω 
έστω και ένα μικρό μέρος των περικοπών και σε βάθος χρόνου από την ψήφιση του νομου

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:24 
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Η κράτηση αυτή έχει κριθεί τελεσίδικα παράνομη και αντισυνταγματική, με δικαστική απόφαση, από το 2015. 
Κι αντί να συμμορφωθείτε αμέσως με την δικαστική απόφαση και να διακόψετε (από το 2015) αυτή την 
παράνομη κράτηση, εσείς, με πλήθος προφάσεις, δικαιολογίες, εσκεμμένες καθυστερήσεις επί καθυστερήσεων 
και ψεύτικες υποσχέσεις, την συνεχίσατε για άλλα 7 χρόνια (το σύνολο 10) και τώρα μας λέτε ότι θα σας 
επιστρέψουμε το 1/10 αυτών που παρανόμως σας στερήσαμε;;; Ούτε καν την υπόσχεση/διαβεβαίωση που κατ’
επανάληψη μας έδωσε ο ΥΕΘΑ (περί επιστροφής των 2/10 από τα «κλεμμένα») δεν τήρησε….εμπαιγμός μέχρι 
τέλους!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:54 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:50 

Ζητώ την εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ ή σε κάθε περίπτωση την απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την 
κατάργηση της κράτησης από 1-1-2021 μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β 
του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α’ 222) στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν 
στους μερισματούχουςτα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι οικείοι Ειδικοί Κλάδοι.

Οι διατάξεις αυτές κρίθηκαν στη συνέχεια αντισυνταγματικές με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της 
Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ).

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:48 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:35

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
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απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:44

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:33 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:56 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:42 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκ 22 σχόλιο του κ. Β. Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
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είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:53 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:47 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών. Φτάνει 
πιά! Έχουμε υποστεί τις μεγαλύτερες περικοπές από οποιαδήποτε άλλη εργασιακή ομάδα!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:04 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:40 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:55 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:11 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:09 

Ο υπό έκδοση Νόμος έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την Απόφαση του ΣτΕ, για να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η Απόφαση-Εισήγηση του ΔΣ/ ΜΤΑ για την κατάργηση της κράτησης αυτής από 01-01-2021.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:29 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
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απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:42

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με διατάξεις του ν. 
4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (αποφάσεις 2287-
2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ 
είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 1η-01-2021, εντούτοις για
μια ακόμη πολλοστή φορά βλέπουμε έκπληκτοι και απογοητευμένοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές 
είναι από 1η- 01-2022. Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, ή τουλάχιστον από το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και στη χειρότερη 
περίπτωση από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο κος ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η- 01-2021.
Καλούμε τον αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ να αναλογιστεί τις αιματηρές περικοπές κατά 60% των συντάξεων, που έχουμε 
υποστεί οι απόστρατοι την τελευταία 10ετία, να σεβαστεί τις αποφάσεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις 
και να αποκαταστήσει τη στοιχειώδη αξιοπρέπειά μας. Επίσης να φροντίσει ώστε τα ελάχιστα αναδρομικά ποσά
να φορολογηθούν στην πηγή για να μην χρειαστεί να επιστρέψουμε με συμπληρωματικές φορολογικές 
δηλώσεις το 70% αυτών, όπως συνέβη στο πρόσφατο παρελθόν.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:28

Η παυση της εισφορας εκ του ν.4093/12 ο κος ΥΕΘΑ δεν τηρησε την υποσχεση του για αναδρομικα απο 
1/1/2021οπως ειχε διαρρευση στον τυπο περαν αυτου αιτουμε την εφαρμογη των αποφασεων του ΣΤΕ{υπ»αριθ
2287-2288/2015}της αποφασεως καθως και την αναδρομικοτητα των επιστροφων να ισχτυει απο 13 μαιου του 
2016 με την εναρξη του νομου4387/16 που παρανομως δεν επιστραφηκαν στους μερισματουχους των ενοπλων 
δυναμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:08

Δυστυχώς, εαν επρόκειτο για θέμα που αφορούσε
πολιτικούς, δικαστικούς και τραπεζίτες,
θα είχε επιλυθεί χωρίς διαβουλεύσεις και συζητήσεις,
εν μιά νυκτί!!!
ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΜΑΣ.

28 Δεκεμβρίου 2022, 12:23 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
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είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:11 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:14 

Φτάνει ο εμπαιγμός και η κοροϊδία κύριοι της κυβέρνησης
Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 

2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ 
είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 1ης.01.2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. Αν και τα ποσά των 
κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, ή 
τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε 
υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

ΑΡΘΡΟ 35 ΤΟΥ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΤΟΥ ΥΠΕΘΑ ΣΤΗΝ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗ.
«Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»
Κε Υπουργέ ,γνωρίζετε πολύ καλά ότι η αποκατάσταση αυτή ΔΕΝ επιβαρύνει τον κρατικό προϋπολογισμό ,αλλά
καθαρά τα Μετοχικά μας ταμεία, τα οποία για εφαρμογή πλεονασματικών προϋπολογισμών για αναπλήρωση 
του κουρέματος το 2012 (PSI) μείωσαν τα μερίσματα μας κατά 50%, αλλά σήμερα τουλάχιστον είναι σε θέση να 
μας επιστρέψουν τα παρανόμως παρακρατηθέντα από την 1/1/2021.

Παύλος Σοφικίτης
Πρόεδρος Σ.Α./Σ.Μ.Υ.Ν.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:11 

Θετική η απόφαση για παύση των κρατήσεων του ν. 4093/12, εστώ και με καθυστέρηση. Ανακόλουθος με τις 
δεσμεύσεις του ο κος ΥΕΘΑ για αναδρομικότητα από 1/1/2021. Προτείνεται η τροποποίηση του άρθρου, ώστε 
να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ, 
ή τουλάχιστον αναδρομικότητα σύμφωνα με της δεσμεύσεις του ΥΕΘΑ20

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:33 

ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΑΡΘΡΟ 35

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:18 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:19 

Να καταργηθεί η κράτηση του ν 4093 από 1/1/21 όπως είχε υποσχεθεί η κυβέρνηση

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:11 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:22 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:18 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλώ τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:37 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκ 22 σχόλιο του κ. Β. Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:46 

 «ΕΠΕΙΓΟΝ» ΑΡΘΡΟ 35 ΤΟΥ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΤΟΥ ΥΠΕΘΑ ΣΤΗΝ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗ. Αγαπητοί φίλοι, επειδή ο χρόνος 
που το νομοσχέδιο του ΥΠΕΘΑ είναι αναρτημένο για σχολιασμό στην διαβούλευση τελειώνει αύριο 29/12 και 
δυστυχώς για εμάς τα σχόλια των αποστράτων επί του άρθρου 35, που μας αφορά άμεσα (κατάργηση των 
κρατήσεων του ν. 4092/12 και αναδρομική επιστροφή) και έχει υπάρξει μεγάλη γκρίνια, είναι μόνο 330, σε 
αντίθεση με άλλα άρθρα του νομοσχέδιου που αφορούν τα εν ενεργεία στελεχη τα σχόλια ξεπερνούν τις 3.000. 
Συνεπώς συνετό θα ήταν για το δικό μας καλό
«Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:03 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκ 22 σχόλιο του κ. Β. Υφαντή.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:11 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:02 
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Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:52 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:40 

Κυριε Υπουργε
Συμφωνα με την αποφαση του ΣτΕ κριθηκε Αντισυνταγματικη η κρατηση του ν . 4093 / 12 . Απαιτειται η 
καταβολη / επιστροφη των κρατησεων αυτων για το ΜΤΝ – ΕΚΟΕΜΝ απο Μαιο 2016, οποτε και εληφθη η 
αποφαση του ΣτΕ.

Τουντας Γεωργιος

Πλοιαρχος Π (Ε) ε.α.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
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απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:52 

Για μία ακόμα φορά το εκάστοτε κυβερνών σχήμα εμπαίζει και αδιαφορεί για τους κάποτε εν ενεργεία και νυν 
απόστρατους του ταλαιπωριμένου εν ενεργεία και μετέπειτα πετσοκομμένου μισθολογικά 
απόστρατους ,επιτέλους θα πρέπει να η κυβέρνηση να πάρει αποφάσεις και να τερματίσει αυτή την κοροιδία ,Η
δικαστικές αρχές έχουν εκδώσει αποφάσεις που θα πρέπει να συμμορφωθεί επιτέλους το κυβερνών σχήμα και 
να πάψει αυτό το παιχνίδι

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:52 

Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 1ης.01.2021, 
εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. Αν και τα ποσά
των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, ή 
τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε 
υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:06 

Θα εφαρμοστούν άμεσα οι αποφάσεις του ΣτΕ και των δικαστηρίων και όχι να μας κοροϊδεύουν!!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:46 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:42 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:00 
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Αναδρομική επιστροφή των παρανόμως παρακρατηθέντων ,από την επόμενη ημέρα της απόφασης του ΣΤΕ!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:52 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:53 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. Αν και τα 
ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, ή 
τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε 
υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:18 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή έστω απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και στην χειρότερη περίπτωση, από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει.
Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις αποφάσεις του ΣτΕ αλλά και τις δικές του υποσχέσεις καθώς επίσης και 
να φροντίσει ώστε τα ποσά να φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των 
συνταξιούχων στρατιωτικών.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:51 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:27 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:53

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:14 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:33 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
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(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:31 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:55 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον από το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:41 

 «Αφού οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:15 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
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είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:50

Εφόσον το ΣτΕ. έκρινε τις εν λόγω κρατήσεις αντισυνταγματικές κρίνεται αναγκαίο η κατάργηση τους και η 
αναδρομική ισχύ από την ημέρα που ορίζει το ΣτΕ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:19 

Η κυβέρνηση οφείλει να εφαρμόζει τις αποφάσεις τουΣτΕ αμέσως και όχι να μας περιπαίζει και αναδρομικότητα
2 χρόνια όπως είχε υποσχεθεί ο υπουργός

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:47 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή έστω απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και στην χειρότερη περίπτωση, από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει.
Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις αποφάσεις του ΣτΕ αλλά και τις δικές του υποσχέσεις καθώς επίσης και 
να φροντίσει ώστε τα ποσά να φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των 
συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:53 

Οι παράνομες κρατήσεις Ν. 4093/12 που γίνονταν στα μερίσματα των Μετοχικών Ταμείων (ΜΤ) επί 6,5 χρόνια, 
για όσους αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016, επέστρεφαν σαν έσοδα στα ΜΤ, μέσω της ΗΔΙΚΑ που τις 
εισέπραττε και τα ΜΤ τις μοίραζαν αδιακρίτως σε όλους τους μερισματούχους, ακόμα και σε αυτούς που δεν 
πλήρωναν τις εν λόγω κρατήσεις, ενώ θα έπρεπε να μοιράζονται στους μερισματούχους που τις 
πλήρωσαν.Προτεινόμενες λύσειςΕφόσον τα αναδρομικά με το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο δίνονται από 
1/1/2022, υπολείπονται περίπου ακόμη αναδρομικά 5,5 χρόνων για την ικανοποίηση των μερισματούχων που 
αδικήθηκαν και προτείνονται οι παρακάτω λύσεις ώστε να επιστραφούν όλα τα αναδρομικά από 13/5/2016 
μέχρι και 31.12.2021 (για τα υπόλοιπα 5,5 χρόνια):
1η ΛΥΣΗ: Εάν τα ΜΤ δεν έχουν την οικονομική ευχέρεια να δώσουν εφάπαξ όλα τα αναδρομικά σήμερα, 
προτείνεται αυτά να δοθούν με δόσεις στα επόμενα 5 χρόνια (60 δόσεις), δόσεις που θα καταβάλλονται στα 
μηνιαία μερίσματα όσων αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016.
2η ΛΥΣΗ: Εάν τα ΜΤ δεν έχουν ούτε την οικονομική ευχέρεια να καταβάλουν τα αναδρομικά σε 5 χρόνια, να 
αιτηθούν από την κυβέρνηση τα εν λόγω χρήματα, υπό μορφή οικονομικής ενίσχυσης προς τα ΜΤ.
3η ΛΥΣΗ: Εάν η 2η λύση δεν ευοδωθεί από την Κυβέρνηση, να υπάρξουν δύο διαφορετικά μερίδια στα επόμενα 
5 χρόνια, ένα για αυτούς που αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016 και ένα για όσους αποστρατεύθηκαν μετά 
τις 13/5/2016.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:10 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, και τα 
ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, ή 
τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε 
υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
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απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:03 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:20 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:56 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:49

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:38 

Μετά τις αποφασεις του ΣΤΕ που κρίνονται αντισυνταγματικές οι μειώσεις των ταμείων του Ν. 4093/12 είναι 
αδιανόητο στο παρόν νομοσχέδιο να επιστρέφονται ποσά από αρχές του 2022, αν και άλλα είχε υποσχεθεί ο 
υπουργός. Η πολιτεία οφείλει να συμμορφωνετακς με τις αποφάσεις του ΣΤΕ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:10 

η πολιτεία πρέπει να εφαρμόζει τις αποφάσεις των δικαστηριων και όχι κατά το δοκούν

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:43 

 «Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:36

 «ΕΠΕΙΓΟΝ» ΑΡΘΡΟ 35 ΤΟΥ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΤΟΥ ΥΠΕΘΑ ΣΤΗΝ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗ. Αγαπητοί φίλοι, επειδή ο χρόνος 
που το νομοσχέδιο του ΥΠΕΘΑ είναι αναρτημένο για σχολιασμό στην διαβούλευση τελειώνει αύριο 29/12 και 
δυστυχώς για εμάς τα σχόλια των αποστράτων επί του άρθρου 35, που μας αφορά άμεσα (κατάργηση των 
κρατήσεων του ν. 4092/12 και αναδρομική επιστροφή) και έχει υπάρξει μεγάλη γκρίνια, είναι μόνο 330, σε 
αντίθεση με άλλα άρθρα του νομοσχέδιου που αφορούν τα εν ενεργεία στελεχη τα σχόλια ξεπερνούν τις 3.000. 
Συνεπώς συνετό θα ήταν για το δικό μας καλό να τα αυξήσουμε άμεσα, καθώς έτσι να φανεί η δυσαρέσκεια 
μας. Με αυτόν τον τρόπο διαμαρτυρίας καταργήθηκε στο νομοσχέδιο του υπουργείου εργασίας το 1% που 
πλήρωναν τα εν ενεργεία στελεχη για εμάς. Για τον λόγο αυτό έχω γράψει παρακάτω ένα σχολιασμό, όπου 
όποιος θέλει μπορεί να τον αντιγράψει ή να πάρει ότι θέλει από αυτόν και άμεσα να σχολιάσει το άρθρο 35 
στον σύνδεσμο εδώ: http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6857&cpage=5#comment-28524 διότι καλά τα 
λόγια αλλά απαιτούνται και ενεργείες. ΤΟ ΚΕΙΜΕΝΟ ΠΡΟΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΉ :
«Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:54 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή το αντισυνταγματικού νόμου το 
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
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είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:24 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον απο το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:06 

Εφόσον οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των Μετοχικών Ταμείων των ΕΔ, με 
διατάξεις του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση σε ένα ευνομούμενο κράτος θα έπρεπε να ήταν άμεση και 
δεδομένη. Ο κ. ΥΕΘΑ είχε δηλώσει επανειλημμένα ότι οι κρατήσεις θα επιστραφούν στους δικαιούχους από 
1ης.01.2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο παρόν νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η. 01. 2022. 
Αν και τα ποσά των κρατήσεων θα έπρεπε να επιστραφούν από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το
2012, ή τουλάχιστον από το 2016 μετά την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που 
είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, αυτό δεν συμβαίνει. Καλούμε τον κ. ΥΕΘΑ να σεβαστεί τις 
απόφασεις του ΣτΕ και τις δικές του υποσχέσεις, καθώς επίσης και να φροντίσει ώστε τα ποσά να 
φορολογηθούν στην πηγή και να λάβει τέλος ο συνεχής εμπαιγμός των συνταξιούχων στρατιωτικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 01:34 

Η πρότασή μου για το Άρθρο 35 του παρόντος Νομοσχεδίου είναι: «H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί
με την απόφαση του ΣΤΕ, να διακοπούν οι κρατήσεις του Ν. 4093/2012 που κρίθηκαν αντισυνταγματικές και να
δοθούν αναδρομικά όλα τα παρακρατηθέντα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο 
ν.4387/2016». Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοηθεί η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την αναδρομική 
κατάργηση της κράτησης με ισχύ από 1-1-2021, αλλά και οι κατά καιρούς υποσχέσεις της Κυβέρνησης για 
διακοπή των υπόψη κρατήσεων και την επιστροφή τους αναδρομικά από 1-1-2021.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:29 

Εκφράζει την δυσφορία μου επί του άρθρου 35 του εν λόγω σχεδίου νόμου, καθώς, ενώ ρυθμίζεται το θέμα της
κατάργησης των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 4093/2012, δεν έχει προβλεφθεί η αναδρομικότητα 
της κατάργησης, σύμφωνα με τις αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας και τις επανειλημμένες δημόσιες 
δεσμεύσεις του κ ΥΕΘΑ από βήματος της Βουλής για αναδρομικότητα από 01/01/21, οι οποίες αναιρούνται στο 
παρόν σχέδιο νόμου, έχοντας ορισμό αναδρομικότητας από 01/01/22.

Κατόπιν των ανωτέρω, θεωρώ σκόπιμο και προτείνω στον κ. ΥΕΘΑ, όπως στο τελικό σχέδιο νόμου που θα 
κατατεθεί στη Βουλή των Ελλήνων ρυθμιστεί το θέμα των αναδρομικών των αντισυνταγματικών κρατήσεων του
νόμου 4093/2012 σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ, ή τουλάχιστον σύμφωνα με τις μέχρι τώρα δεσμεύσεις 
της κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:27 
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Αρθρο 35
ΙΣΤΟΡΙΚΟ
Μετά τις αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας, του Ελεγκτικού Συνεδρίου και του Ειδικού Δικαστηρίου, 
που έκριναν ότι ο νόμος Βρούτση (ν.4093/2012) είναι αντισυνταγματικός, αντικαταστάθηκε με τον νόμο 
Κατρούγκαλου (ν.4387/2016) και μεταξύ άλλων, κατάργησε τις παράνομες μειώσεις στις συντάξεις των 
αποστράτων. Όμως, έκτοτε, ούτε ο ΣΥΡΙΖΑ από τον Μάιο του 2016 έως τον Ιούλιο του 2019 ούτε η Ν.Δ., που 
έχει από τότε τη διακυβέρνηση της χώρας, δεν εφάρμοσαν τον νόμο Κατρούγκαλου, δεν διέκοψαν την 
παρακράτηση και δεν επέστρεψαν τα αναδρομικά που οφείλονται στους αποστράτους.
ΠΡΟΤΕΙΝΟΜΕΝΗ ΕΠΑΝΑΔΙΑΤΥΠΩΣΗ ΑΡΘΡΟΥ 35
Από 13 Μαίου 2016 που δημοσιεύθηκε στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως ο ν.4387/2016 καταργούνται οι 
μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. Β3 της παρ. Β του πρώτου άρθρου του ν. 
4093/2012(Α’222) στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν στους μερισματούχους τους 
τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης 
Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας. Δικαιούχοι αναδρομικών από 1.1.2021 (όπως ήταν η 
αρχική νομοθετική ρύθμιση) είναι όλοι οι Μερισματούχοι ως ανωτέρω, ενώ όσοι έχουν ασκήσει προσφυγές 
διεκδικούν αναδρομικά σε βάθος πενταετίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:14 

ΔΕΝ ΚΑΤΑΡΓΕΙΣ ΤΙΣ ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΡΕ ΜΠΑΡΜΠΑ ΑΠΟ ΤΟ 2012 ΜΙΑ ΚΑΙ ΕΙΝΑΙ ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΕΣ, ΜΠΑΣ ΚΑΙ ΔΟΥΜΕ 
ΚΑΝΕΝΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΟ ΚΑΙ ΧΑΜΟΓΕΛΑΣΕΙ ΤΟ ΧΕΙΛΑΚΙ ΜΑΣ (ΤΟ ΕΝΑ ΓΙΑΤΙ ΤΟ ΑΛΛΟ ΘΑ ΤΟ ΜΟΥΔΙΑΣΕΙ Η ΕΦΟΡΙΑ).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:13 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου 
πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1-2022. 
Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η
Ιανουαρίου 2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 
2022. Τα χρήματα αυτά από το 2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν 
αυτούσια στα κουρεμένα από το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν 
όχι από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του 
ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η – 1-2021, καθώς 
πέρα από την αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 4093 /12 η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς
πριν το 2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους να αποκαταστήσαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Ο Ν:4093/12, με αποφάσεις του ΣτΕ, έχει κριθεί αντισυνταγματικός. Επειδή λέτε πως σέβεστε τις αποφάσεις 
της ανεξάρτητης δικαιοσύνης, έχετε την υποχρέωση να συμμορφωθείτε με την απόφαση του ΣΤΕ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Ενώ ρυθμίζεται το θέμα της κατάργησης των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 4093/2012, δεν 
προβλέπεται αναδρομικότητα της κατάργησης, σύμφωνα με τις αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας και
τις επανειλημμένες δημόσιες δεσμεύσεις του κ ΥΕΘΑ από βήματος της Βουλής
Θα πρέπει να ρυθμιστεί το θέμα των αναδρομικών των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 4093/2012 σε
συμφωνία με τις αποφάσεις του ΣτΕ, ή τις δεσμεύσεις της κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 
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Οι κρατήσεις του Ν.4093/12 κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το Μαϊ του 2016.
Απαιτείται η απόλυτη εναρμόνιση του άρθρου με την απόφαση του ΣτΕ.
Πράξτε το αυτονόητοσε σε ένα κράτος δικαίου και ισονομίας η παύση ενός αντισυνταγματικού νόμου πρέπει να 
ισχύει από την χρονολογία που καθορίζει η Δικαιοσύνη.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 

Συμφωνώ με το απο 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:57 σχόλιο του Προέδρου Του Επιστημονικού Συλλόγου των 
Μηχανικών της ΠΑ Ταξχου (Μ) κ. Β Υφαντή.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:10 

Με δεδομένες τις τοποθετήσεις και δεσμεύσεις της πολιτικής ηγεσίας τόσο στην Βουλή των Ελλήνων όσο και 
στις συναντήσεις με τα θεσμικά όργανα των αποστράτων, εισηγούμαι την εφαρμογή της αναδρομικότητας στο 
Άρθρο 35 από 1/1/2021
Παυλίδης Αθανάσιος
Ασμχος (ΤΥΟ) ε.α.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 

Συμφωνώ με το από 26 Δεκ 22 σχόλιο του κ. Β. Υφαντή.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:18 

Συμφωνω με σχολιο κ Υφαντη

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:51 

Θεωρώ απαράδεκτη την πρόταση του υπουργό και ζητώ να εφαρμοστεί η απόφαση τουΣΤΕ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:43 

Οι κρατήσεις του Ν.4093/12 κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το Μαϊ του 2016.
Η απόφαση σας για επιστροφή τους από 1/1/2022, είναι παράνομη και πέρα από κάθε έννοια δικαίου. Αν η 
επιστροφή των από το Μάιο του 2016 δεν είναι εφικτή λόγω μεγάλου κόστους, τηρείστε την υπόσχεσή σας για 
επιστροφή από 1-1-21.
Εκλογές έρχονται, πράξτε το αυτονόητο

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 

Συμφωνώ με το σχόλιο του κ. Βασίλειου Υφαντή

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:33 

Πρέπει να εφαρμοστεί η απόφαση του ΣτΕ ως έχει.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 
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» Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων των 
Μετοχικών Ταμείων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου 
πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, 
(Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1-2022. 
Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η
Ιανουαρίου 2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 
2022. Τα χρήματα αυτά από το 2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν 
αυτούσια στα κουρεμένα από το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν 
όχι από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του 
ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η – 1-2021, καθώς 
πέρα από την αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 4093 /12 η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς
πριν το 2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους να αποκαταστήσαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:27 

Μετά την απόφαση του ΣΤΕ που κρίνει αντισυνταγματικές τις μειώσεις των ταμείων με το Ν. 4093/12 από το 
2016 μου είναι αδιανόητο στο παρόν νομοσχέδιο να επιστρέφονται ποσά από αρχές του 2022. Η πολιτεία 
οφείλει να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ, για να νιώθει και ο πολίτης ότι σ΄αυτή τη χώρα επικρατεί η 
νομιμότητα και η ισονομία και γίνονται σεβαστές οι αποφάσεις των δικαστηρίων της χώρας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:45 

Με την κατάργηση του ν. 4093 στα μερίσματα, επιστροφή των αναδρομικών με απόφαση του Στε από το 2016…

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Αναδρομικά από την απόφαση όχι αποτο2022

 26 Δεκεμβρίου 2022, 19:49 

Θέμα
«Σχόλια για το άρθρο 35»

Η ολομέλεια του ΣτΕ με τις υπ’ αριθμόν 2287 και 2288/2015 αποφάσεις της, θεώρησε αντισυνταγματικό τον 
νόμο 4093/2012 με τον οποίο εγένετο η περικοπή του μερίσματος που λάμβανα από το Μετοχικό Ταμείο 
Αεροπορίας λόγω των κρατήσεών μου, με προφανή αναδρομή από τον χρόνο περικοπής του.
Με την εφαρμογή του νόμου 4387/2016 δεν γίνονται περικοπές στους απόστρατους μερισματούχους του 2016 
και μετά, για τον παραπάνω αντισυνταγματικό νόμο 4093/2012.
Κατόπιν των ανωτέρω φρονώ, ότι εγώ όπως κι οι συνάδελφοι που συνταξιοδοτήθηκαν πριν το 2016, πρέπει να 
τύχουμε των δικαιωμένων αναδρομικών του παρακρατηθέντος μερίσματός μας. Πιο συγκεκριμένα, πρέπει να 
μας αποδοθεί η αντισυνταγματική κράτηση από την ημέρα που εφαρμόστηκε ο νόμος 4387/2016 και δεν 
συμπεριληφθήκαμε σ’ αυτόν όσοι έχουμε αποστρατευτεί από τις τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων πριν το 2016.
Γρηγόριος Χρ.Σατολιάς

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:27 

Στο άρθρο προβλέπεται η κατάργηση των μειώσεων του ν.4093/2012 ΜΟΝΟ για τα Μετοχικά Ταμεία των ΕΔ 
(όχι από τις συντάξεις), από 1.1.2022 και όχι από 1.1.2021 όπως είχε ανακοινωθεί αρχικά.

Προτείνεται η χορήγηση των αναδρομικών, από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016 και 
η μείωση κρίθηκε ως αντισυνταγματική. Σε αντίθετη περίπτωση να δοθούν από 1.1.2021.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:31 

Συμφωνα με την αποφαση του ΣτΕ κριθηκε αντισυνταγματικη η κρατηση του Νομου 4093/16. Απαιτειται η 
επιστροφη των κρατησεων ΜΤΝ-ΕΚΟΕΜΝ απο ημερομηνια εφαρμογης απο τον μηνα Μαιο 2016.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:57 

Ο Επιστημονικός Σύλλογος Μηχανικών Αεροπορίας, εκφράζει την δυσφορία του επί του άρθρου 35 του εν λόγω
σχεδίου νόμου, καθώς, ενώ ρυθμίζεται το θέμα της κατάργησης των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 
4093/2012, δεν έχει προβλεφθεί η αναδρομικότητα της κατάργησης, σύμφωνα με τις αποφάσεις του 
Συμβουλίου της Επικρατείας και τις επανειλημμένες δημόσιες δεσμεύσεις του κ ΥΕΘΑ από βήματος της Βουλής 
για αναδρομικότητα από 01/01/21, οι οποίες αναιρούνται στο παρόν σχέδιο νόμου, έχοντας ορισμό 
αναδρομικότητας από 01/01/22.
Ως εκ των άνω να ρυθμιστεί το θέμα των αναδρομικών των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 
4093/2012 σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ, ή τουλάχιστον σύμφωνα με τις μέχρι τώρα δεσμεύσεις της 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 09:33 

Αφού ο πυλώνας της Δικαιοσύνης δια του ΣτΕ αποφάσισε το 2015 ότι ό νόμος 4093/2012 είναι 
αντισυνταγματικός, οφείλει ο άλλος πυλώνας της δημοκρατίας μας, η Εκτελεστική Εξουσία να συμορφωθεί και 
να επιστρέψει τα αναδρομικά από τον Μάιο του 2016 μέχρι και σήμερα, έστω σε 60 ισόποσες μηνιαίες 
δόσεις.Ακόμη διερωτόμεθα γιατί ο κ. ΥΠΕΘΑ άλλαξε την υπόσχεσή του, ότι τα αναδρομικά θα δοθούν από 
1/1/2021 και το πήγε στην 1/1/2022. Παιδιάστικη αλλαγή. Κάποτε οι συνταξιούχοι έστέναξαν από την 
περικοπή αυτή, χωρίς να ευθύνονται.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 18:23

Οι δικαστικές αποφάσεις πρέπει να γίνονται δεκτές από όλους.. Τα αναδρομικά πρέπει να αποδοθουν από το 
2016 όπως προβλέπεται απο την απόφαση του ΣτΕ

 25 Δεκεμβρίου 2022, 18:17 

Πλήρης εφαρμογή των αποφάσεων του ΣτΕ και υλοποίηση των υποσχέσεων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 12:54 

Να εφαρμοστεί άμεσα η απόφαση του ΣΤΕ για την κράτηση Ν.4093/12. Η κυβέρνηση έχει υποχρέωση με το 
παρόν σχέδιο νομού να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να φροντίσει να δοθούν αναδρομικά όλα τα 
ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Με το παρόν νομοσχέδιο αγνοείται 
επιδεικτικά η εισήγηση του ΜΤΑ με την οποία προτείνεται η αναδρομική ισχύς κατάργησης της κράτησης από 1-
1-2021.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 08:53 

Να εφαρμοστούν οι αποφάσεις του ΣΤΕ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:24 

Πρέπει να αποδοθούν τα αναδρομικά συμφωνα με την απόφαση του ΣΤΕ από το 2016.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:51

Οι παραπάανω κρατήσεις έ΄΄χουν κριθεί απο το ΣτΕ αντισυνταγματικές με τις αποφάσεις 2287 και2288 του2015
Γνωρίζατε από την ανάληψη της κυβέρνησης την αντισυνταγματικότητα των κρατήσεων παρόλα αυτά 
επιτρέψατε τα ΜΤ να συνεχίζουν την κράτηση για περίπου 3,5 έτη ενώ στερείτε από τους απόστρατους τα 
αναδρομικά τόσων ετών.
Ρυθμίστε την αναδρομικότητα σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ, τα χρήματα είναι δικά μας που 
παρακρατήθηκαν παράνομα…

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 

Απαιτείται συμμόρφωση με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 
2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η απόφαση-
εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

Μετά την απόφαση του ΣΤΕ που κρίνει αντισυνταγματικές τις μειώσεις των ταμείων με το Ν. 4093/12 από το 
2016 μου είναι αδιανόητο στο παρόν νομοσχέδιο να επιστρέφονται ποσά από αρχές του 2022. Η πολιτεία 
οφείλει να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ, για να νιώθει και ο πολίτης ότι σ΄αυτή τη χώρα επικρατεί η 
νομιμότητα και η ισονομία και γίνονται σεβαστές οι αποφάσεις των δικαστηρίων της χώρας.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:24 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί απολύτως με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016 στους συνταξιούχους των 
Μετοχικων ταμείων .Κανονικά σε ένα κράτος δικαίου και ισονομίας η παύση ενός αντισυνταγματικού νόμου 
πρέπει να ισχύει από την χρονολογία που καθορίζει η Δικαιοσύνη δηλαδή από το 2016.Τελος δεν μπορεί να 
υπάρχουν απόστρατοι 2 ταχυτήτων. Αυτοί πριν το 2016 που είχαν τις κρατήσεις και αυτοί μετά το 2016 που δεν
είχαν καθόλου κρατήσεις.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 06:36 

Ο γράφων, εκφράζει την δυσφορία του επί του άρθρου 35 του εν λόγω σχεδίου νόμου, καθώς, ενώ ρυθμίζεται 
το θέμα της κατάργησης των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 4093/2012, δεν έχει προβλεφθεί η 
αναδρομικότητα της κατάργησης, σύμφωνα με τις αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας και τις 
επανειλημμένες δημόσιες δεσμεύσεις του κ ΥΕΘΑ από βήματος της Βουλής για αναδρομικότητα από 01/01/21, 
οι οποίες αναιρούνται στο παρόν σχέδιο νόμου, έχοντας ορισμό αναδρομικότητας από 01/01/22.
Επίσης, έκπληξη αποτελεί, ο, συνδυαστικά με τα άρθρα 15 και 16, ορισμός κρατήσεων, οι οποίες δεν δύνανται 
να υπερβαίνουν το 1% των συντάξιμων αποδοχών των αποστράτων της ΠΑ υπέρ του ΝΙΜΤΣ, πέραν της ήδη 
υπάρχουσας εισφοράς του 6% όπως ισχύει στο σύνολο του δημοσίου τομέα, χωρίς να καταργούνται οι 
αντίστοιχες διατάξεις του νόμου 3818/1958, με τις οποίες εντάχθηκαν οι απόστρατοι της ΠΑ στο ΝΙΜΤΣ και ήδη 
παρακρατείται το 3%, από το αποδιδόμενο μέρισμα.
Κατόπιν των ανωτέρω, θεωρώ σκόπιμο και προτείνω στον κ. ΥΕΘΑ, όπως στο τελικό σχέδιο νόμου που θα 
κατατεθεί στη Βουλή των Ελλήνων:
1/ Ρυθμιστεί το θέμα των αναδρομικών των αντισυνταγματικών κρατήσεων του νόμου 4093/2012 σύμφωνα με 
τις αποφάσεις του ΣτΕ, ή τουλάχιστον σύμφωνα με τις μέχρι τώρα δεσμεύσεις της κυβέρνησης.
2/ Καταργηθούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΤΣ για τους απόστρατους της ΠΑ (μερισματούχους ΜΤΑ), όπως 
καταργήθηκαν για τους εν ενεργεία συναδέλφους τους με το νόμο 3943/2011, καθώς και την ελεύθερη 
πρόσβαση όλων των μερισματούχων αποστράτων σε αυτό, δεδομένου ότι τα νοσήλια καλύπτονται από τον 
ΕΦΚΑ, και να ρυθμιστούν οι εισφορές υπέρ ΝΙΜΙΤΣ, γενόμενες ισοβαρείς και αναλογικές, για όλους τους 
δικαιούχους και αποστράτους, με δικαίωμα επιλογής συμμετοχής.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 00:18 
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σε ένα κράτος δικαίου και ισονομίας η παύση ενός αντισυνταγματικού νόμου πρέπει να ισχύει από την 
χρονολογία που καθορίζει η Δικαιοσύνη δηλαδή από το 2016

 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:25

Το άρθρο είναι ελλιπές, αφού δεν αναφέρει γιατί και σε ποιους καταργούνται οι κρατήσεις και δεν αναφέρει 
τίποτα περί αναδρομικών, αλλά τα εννοεί και προφανώς για την καταβολή τους θα χρειασθεί επιπλέον ΚΥΑ. 
Επίσης αναφέρεται ως ημερομηνία κατάργησης η 1.1.2022, ενώ η πραγματική ημερομηνία κατάργησης είναι η 
13.5.2016 σύμφωνα με το ΣτΕ.

Προτείνεται το άρθρο να είναι όπως παρακάτω:

Άρθρο 35

Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους και καταβολή αναδρομικών διαφορών

1. Από την 13η.5.2016 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β 
του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν
στους μερισματούχους που αποστρατεύθηκαν πριν τις 13.5.2016, τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και 
Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, 
καθόσον οι διατάξεις αυτές κρίθηκαν αντισυνταγματικές με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της 
Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ).
2. Οι δικαιούμενες συνολικές αναδρομικές διαφορές στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση των 
μερισματούχων, που απορρέουν από την παράγραφο 1 του παρόντος άρθρου, θα καταβληθούν στους 
δικαιούχους σε εξήντα (60) μηνιαίες ισόποσες δόσεις από την ψήφιση του παρόντος σχεδίου νόμου και στο 
εξής, από τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους Ειδικούς Κλάδους Οικονομικής 
Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:14 

Οι κρατήσεις του Ν.4093/12 κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το Μαϊ του 2016.
Η απόφαση σας για επιστροφή τους από 1/1/2022, είναι παράνομη και πέρα από κάθε έννοια δικαίου.
Εκλογές έρχονται, πράξτε το αυτονόητο.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:22 

Απαιτείται η απόλυτη εναρμόνιση του άρθρου με την απόφαση του ΣτΕ, με αναδρομική ισχύ για την αποδοση 
των αναδρομικων από τον Μάιο του 2016.
Ο τρόπος σύνταξης είναι γνωστός στο ΓΝΠ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:39 

Αντιγράφω από την Ανάλυση Συνεπείων Ρύθmισης για το άθρο 35 «Οι διατάξεις αυτές κρίθηκαν στη συνέχεια 
αντισυνταγματικές με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας 
(ΣτΕ).
Εντούτοις, τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού, Αεροπορίας και οι
οικείοι Ειδικοί Κλάδοι εξακολουθούν να επιβάλλουν τις υπόψη μειώσεις
στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν»
Το ερώτημα που τίθεται είναι εύλογο. Γιατί ενω γνωρίζατε την αντισυνταγματικότητα των κρατήσεων απο 
ανάληψης της κυβέρνησης περιμένατε 3,5 σχεδόν χρόνια για τη νομοθετική ρύθμιση επιτρέποντας στα ΜΤ να 
συνεχίζουν την αντισυνταγματική κράτησης, ενω στερείτε από τους αποστράτους αναδρομικά τόσων ετών.
Πρόταση ρυθμίστε την αναδρομικότητα σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ. Τα κονδύλια υπάρχουν και είναι 
δικά μας χρήματα που παρακρατούσατε εδω και τοσα χρόνια χωρίς να εναρμονιστείτε ως οφείλατε με τις 
αποφάσεις του ΣτΕ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:28 
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Το Άρθρο 35 είναι ελλιπές και άδικο. Συμφωνώ με το σχόλιο του Νίκου Καρδούλα της 23 07:43 Δεκ, 22 που 
αφορά στην διόρθωσή του.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 07:43 

Το άρθρο είναι ελλιπές, αφού δεν αναφέρει γιατί και σε ποιους καταργούνται οι κρατήσεις και δεν αναφέρει 
τίποτα περί αναδρομικών, αλλά τα εννοεί και προφανώς για την καταβολή τους θα χρειασθεί επιπλέον ΚΥΑ. 
Επίσης αναφέρεται ως ημερομηνία κατάργησης η 1.1.2022, ενώ η πραγματική ημερομηνία κατάργησης είναι η 
13.5.2016 σύμφωνα με το ΣτΕ.

Προτείνεται το άρθρο να είναι όπως παρακάτω:

Άρθρο 35

Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους και καταβολή αναδρομικών διαφορών

1. Από την 13η.5.2016 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β 
του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν
στους μερισματούχους που αποστρατεύθηκαν πριν τις 13.5.2016, τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και 
Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, 
καθόσον οι διατάξεις αυτές κρίθηκαν αντισυνταγματικές με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της 
Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ).
2. Οι δικαιούμενες συνολικές αναδρομικές διαφορές στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση των 
μερισματούχων, που απορρέουν από την παράγραφο 1 του παρόντος άρθρου, θα καταβληθούν στους 
δικαιούχους σε εξήντα (60) μηνιαίες ισόποσες δόσεις από την ψήφιση του παρόντος σχεδίου νόμου και στο 
εξής, από τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους Ειδικούς Κλάδους Οικονομικής 
Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

18 Η πολιτεία έχει υποχρέωση και ΠΡΈΠΕΙ να συμμορφωθεί απολύτως με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν 
αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016 στους συνταξιούχους 
των Μετοχικων ταμείων .Κανονικά σε ένα κράτος δικαίου και ισονομίας η παύση ενός αντισυνταγματικού νόμου
πρέπει να ισχύει από την χρονολογία που καθορίζει η Δικαιοσύνη δηλαδή από το 2016

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί απολύτως με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016 στους συνταξιούχους των 
Μετοχικων ταμείων

 22 Δεκεμβρίου 2022, 19:01 

Διαμαρτυρόμαστε, για την βλαπτική, για τα συμφέροντα των Αποστράτων Αξιωματικών, ρύθμιση της υποπ. Β3 
παρ. Β του πρώτου άρθρου του Ν:4093/12, (Επιβολή κράτησης υπέρ Μ.Τ./Ε.Δ.) και την μη επιστροφή των 
αναδρομικών από 1.1.2013, δεδομένου ότι η κράτηση αυτή κρίθηκε καθολικά αντισυνταγματική και άδικη και 
δεύτερον διαμαρτυρόμαστε έντονα, για την κατάργηση της εν λόγω κράτησης τελικά από 1.1.2022, και όχι από
1.1.2021, όπως επανειλημμένα δήλωσε ο Κος ΥΦΕΘΑ εντός και εκτός Κοινοβουλίου.
Κατόπιν τούτου, σας προσκαλούμε στην ανάληψη, από μέρους σας, κατεπειγόντως, εκείνων των ενεργειών, 
προκειμένου να ισχύσει, η κατάργηση της εν λόγω κράτησης από 1.1.2021, όπως υποσχεθήκατε και όχι από 
1.1.2022.
Επισημαίνεται ότι η μη ικανοποίηση του αιτήματος μας, θα δυσαρεστήσει σε μεγάλο βαθμό τα εν αποστρατεία 
μέλη μας, που ο αριθμός αυτών ανέρχεται στις 120.000 περίπου, μετά των οικογενειών τους, και αυτό πρέπει 
να ληφθεί σοβαρά υπόψη σας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 17:06 
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Οι κρατήσεις του Ν.4093/12 κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το Μαϊ του 2016.
Η απόφαση σας για επιστροφή τους από 1/1/2022, είναι παράνομη και πέρα από κάθε έννοια δικαίου.
Εκλογές έρχονται, πράξτε το αυτονόητο.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Σύμφωνα με την απόφαση του ΣτΕ η κράτηση του νόμου 4093/16 κρίθηκε αντισυνταγματική. Απαιτείται 
επιστροφή των κρατήσεων από ημερομηνία εφαρμογής ήτοι τον Μάιο 2016.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:07

Σύμφωνα με την απόφαση του ΣΤΕ κράτηση του Ν.4093/12 από τα Μετοχικά Ταμεία κρίθηκε αντισυνταγματική.
Υποχρέωση της πολιτείας, είναι η επιστροφή των εν λόγω παρακρατηθέντων, με αναδρομική ισχύ από την 
ημερομηνία εφαρμογής του νόμου με τον όποιο έγιναν, δηλαδή από τον Μάιο του 2016.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:57

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

Αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών 
όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι μόνο από 1/1/2021.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:51 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 01.01.2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις 
βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 2022. Τα χρήματα αυτά από το
2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από 
το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση 
από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, καθώς πέρα από την 
αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του ν. 4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 
2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκατέστησαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:44 

Με δύο λόγια καθαρά και ξάστερα.Η πολιτεία είναι υποχρεωμένη και πρέπει να εφαρμόσει τις αποφάσεις του 
ΣτΕ όσο αφορά τις κρατήσεις αναδρομικά του Ν 4093/12 .Δίκαια και όχι αλλά καρτ. Αυτό έχουν υπόψιν οι της 
κυβέρνησης ότι πλησιάζουν οι εκλογές.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:10 

Δεν θα σχολιάσω την απόφαση του υπουργού, ούτε θα μπω σε διαβούλευση. Από τη στιγμή που σε κάθε 
ερώτηση των εκπροσώπων όλων των κομμάτων ο κ Παναγιωτόπουλος διαβεβαίωνε ότι θα δοθούν αναδρομικά 
από 1/1/21 κ κλωτσώντας το τενεκακι φτάσαμε να κόβει αναδρομικά ενός έτους, η νομική οδός είναι η μόνη 
λύση.
Μπήκα στον σχολιασμό για μία ειλικρινή απορία που έχω: Πως αλήθεια αισθάνεται ο κύριος υπουργός ειδικά 
τώρα σε προεκλογική περίοδο απέναντι στους απόστρατους; Μήπως μας θεωρεί αμελητέα ποσότητα; Πώς 
αισθάνεται απέναντι κ στο κόμμα του με αυτές τις παλινωδίες; Τι εικόνα βγάζει προς τα έξω, έχει αναρωτηθεί;
Ξέρω, ρητορικά ερωτήματα, αλλά κάποια στιγμή σε αυτή τη χώρα πρέπει σαν άνθρωποι πρωτ’απ’ολα να 
κοιταχτουμε στον καθρέφτη. Για να πάμε παρακάτω σαν χώρα!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:02 

εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα 
τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να 
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:01 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:39 

Η κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα 
ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να 
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:10 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021. Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:37 

Σύμφωνα με την απόφαση του ΣΤΕ που έκρινε αντισυνταγματική την κράτηση του Ν.4093/12 από τα Μετοχικά 
Ταμεία η μόνη σύννομη ενέργεια της πολιτείας, είναι η άμεση επιστροφή των εν λόγω παρακρατηθέντων, με 
αναδρομική ισχύ. Από την ημερομηνία εφαρμογής του νόμου με τον όποιο έγιναν, δηλαδή από τον Μάιο του 
2016.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:00 

εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα 
τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να 
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.20 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 | Κωνσταντίνος ΜπελούληςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΑρχικά επισημαίνεται ότι οι 
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κρατήσεις του Ν. 4093/12 που γίνονται στα μερίσματα των Μετοχικών Ταμείων (ΜΤ) επί 6,5 χρόνια, για όσους 
αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016, κρίθηκαν αντισυνταγματικές με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις 
της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ). Επέστρεφαν δε σαν έσοδα στα ΜΤ και αυτά μοιράζονταν
αδιακρίτως σε όλους τους μερισματούχους, ακόμα και σε αυτούς που δεν πλήρωναν τις εν λόγω κρατήσεις, 
ενώ θα έπρεπε να μοιράζονται στους μερισματούχους που τις πλήρωσαν.
Τα αναδρομικά με το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο δίνονται από 1/

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:24 

εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα 
τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να 
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.20 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 | Κωνσταντίνος ΜπελούληςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΑρχικά επισημαίνεται ότι οι 
κρατήσεις του Ν. 4093/12 που γίνονται στα μερίσματα των Μετοχικών Ταμείων (ΜΤ) επί 6,5 χρόνια, για όσους 
αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016, κρίθηκαν αντισυνταγματικές με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις 
της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ). Επέστρεφαν δε σαν έσοδα στα ΜΤ και αυτά μοιράζονταν
αδιακρίτως σε όλους τους μερισματούχους, ακόμα και σε αυτούς που δεν πλήρωναν τις εν λόγω κρατήσεις, 
ενώ θα έπρεπε να μοιράζονται στους μερισματούχους που τις πλήρωσαν.
Τα αναδρομικά με το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο δίνονται από 1/

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:07 

Ο υπό έκδοση Νόμος εκτός του ότι έχει, ως γνωστόν,κανονικά την υποχρέωση συμμόρφωσης στις Αποφάσεις 
του ΣτΕ, προκειμένου να δοθούν τα ανάλογα αναδρομικά σε όλα τα στελέχη,από 01-01-2013 λόγω κατάργησης 
αντισυνταγματικών κρατήσεων του Ν.4093/2012, προτείνεται επιπλέον να συμπληρωθεί εδώ, ή σε άλλο 
άρθρο: [Α. Από 01-01-2023 γίνεται κούρεμα 100% «ΒΑΡΩΝ ΣΤΕΛΕΧΩΝ ΕΔ ε.ε. & ε.α.» για οφειλές σε Τραπεζικά 
Δάνεια και Πιστωτικές Κάρτες,εφόσον έχουν τέτοιες εκκρεμμότητες μέχρι 31-12-2022, λόγω των συνεπειών της 
πολυετούς οικονομικής κρίσης, κάνοντας έτσι «ΔΙΑΓΡΑΦΗ ΒΑΡΩΝ ΣΤΕΛΕΧΩΝ ΕΔ ε.ε. & ε.α.», από την αρμόδια 
Τράπεζα, η οποία υποχρεούται να ενημερώνει ηλεκτρονικά και το αρμόδιο Μετοχικό Ταμείο του Στελέχους 
ΕΔ.], και [Β. Τα Μετοχικά Ταμεία των ΕΔ υποχρεούνται να χορηγούν στο εξής άτοκα ή με μικρό επιτόκιο έως 1%
Δάνεια μέχρι 15.000,00 ευρώ,αναπροσαρμοζόμενα με τον εκάστοτε πληθωρισμό από το ΔΣ/ΜΤ ΕΔ, με πάρα 
πολλές δόσεις, πχ 50-200 και μηνιαία δόση 50-100 ευρώ, κατά κρίση τους και σύμφωνα με τις δυνατότητες 
τους, στα ε.ε. & ε.α. Στελέχη που έχουν «ΒΑΡΗ» από οφειλές σε Τραπεζικά Δάνεια και Πιστωτικές Κάρτες, 
μεριμνώντας έτσι για την πλήρη «ΑΡΣΗ ΒΑΡΩΝ ΣΤΕΛΕΧΩΝ ΕΔ ε.ε. & ε.α.», από κοινοποιήσεως του παρόντος.].
Χριστοφόρου Δημήτριος
Ταξίαρχος(Δ) Π.Α. ε.α.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:00 

Η πολιτεία είναι υποχρεωμένη νά τηρεί απαράβατα τίς αποφάσεις τών ανωτάτων δικαστηρείων καί τού ΣΤΕ 
πού πού στήν προκείμενη περίπτωση αποφάσησε τά αναδρομικά νά δοθούν από 1/1/2021.Επίσης θά πρέπει νά
φορολογηθούν μέ ενιαίο συντελεστή γιά αποφυγή συμπληρωματικών δηλώσεων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:20 

ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΟΜΑΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΜΗ ΣΥΜΟΡΦΩΣΗ ΤΟΥ ΥΕΘΑ/ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ ΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΟΥ ΣΤΕ ΠΟΥ ΑΦΟΡΑ 
ΤΟΝ ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΟ Ν.4093/12.Η ΕΠΙΧΕΙΡΟΥΜΕΝΗ ΝΟΜΟΘΕΤΗΣΗ ΜΕ ΑΔΙΚΕΙ ΚΑΤΑΦΩΡΑ ΚΑΙ ΠΡΟΣΒΑΛΕΙ ΤΑ 
ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΑ ΜΟΥ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:27 

Mε λύπη διαπιστώνουμε δυστυχώς στο άρτει αναρτηθέν σχετικό άρθρο «Από 1.1.2022 καταργούνται οι μειώσεις
που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν.4093/2012 (Α’ 222), στα
μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν στους μερισματούχους τους τα Μετοχικά Ταμεία 
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Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι οικείοι Ειδικοί Κλάδοι».
Ενώ ο ΥΕΘΑ είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι τώρα ο Υπουργός αναιρεί την δέσμευση αυτή. Γιατί άραγε??? Στο άρτει
αναρτηθέν στη διαβούλευση νομοσχέδιο του ΥΠΕΘΑ, υφίσταται σχετικό άρθρο με την ίδια ως άνω διάταξη, 
εκτός από την ημερομηνία αναδρομικότητας, η οποία μετατοπίστηκε κατά ένα έτος ήτοι 1.1.2022, παρά τις 
επανειλημμένες δεσμεύσεις του Υπουργού.
Παρακαλώ θα ήθελα όπως ληφθει υπόψη ότι τα χρήματα αυτά από το 2012, θα έπρεπε να έχουν επιστραφεί 
από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου το 2012, και στην χειρότερη περίπτωση τουλάχιστον από το 
2015 με την απόφαση του ΣτΕ.
Η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο 
ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις
Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία 
επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω
κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκατέστησαν 
τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.
Είναι αδιανόητη τέτοια κοροϊδία από τον Υπουργό προς τους μερισματούχους και πέραν αυτών αιτούμαι από 
τον Υπουργός έστω και την υστάτη ώρα την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και στην χειρότερη περίπτωση να 
τηρήσει την δέσμευσή του για θέσπιση της αναδρομικότητας τουλάχιστον από 1.1.2021. Ευχαριστώ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 

Εφαρμογή ΑΜΕΣΑ των αποφάσεων του ΣΥΜΒΟΥΛΊΟΥ ΤΗΣ ΕΠΙΚΡΑΤΕΊΑΣ
Αλλά ποιος έχασε την ντροπή για να την βρείτε εσείς και οι προηγούμενοι από εσάς που έχετε καταστήσει έναν 
ολόκληρο λαό να ζει με «επιδόματα».

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1-2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις 
βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 2022. Τα χρήματα αυτά από το
2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από 
το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση 
από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η – 1-2021, καθώς πέρα από την 
αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 
2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκαταστήσαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:24 

Εφαρμόστε την απόφαση του ΣΤΕ και δώστε τα αναδρομικά από το 2016. Υφίσταται σεβασμός των δικαστικών 
αποφάσεων ή όχι;

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

ΕΑΑΛΣ: Σχολιασμός άρθρου 35 σ/ν ΥΕΘΑ [«(αναδρομική) Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 στα μερίσματα 
Μετοχικών Ταμείων Σ-Ν-Α»]

Η Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Λιμενικού Σώματος (Ε.Α.Α.Λ.Σ.), που αριθμεί 4.500 μέλη εν αποστρατεία 
στελέχη του Λιμενικού Σώματος, καταρχάς καλωσορίζει τη ρύθμιση του άρθρου 35, καθώς με αυτή 
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αναγνωρίζεται, επί της αρχής και επιτέλους, από την Πολιτεία η αντισυνταγματικότητα της διάταξης, που αυτή 
καταργεί [δηλ. της υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 222)].

Πιο συγκεκριμένα, η καταργούμενη διάταξη επέβαλε από το 2012, καταχρηστικές και εν τέλει 
αντισυνταγματικές, μειώσεις στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ (Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και 
Αεροπορίας [κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την Ολομέλεια ΣτΕ το 2015 (Αποφάσεις 2287-2288/2015)].
Δυστυχώς, όμως, με το άρθρο 35 του σ/ν ΥΕΘΑ, η Πολιτεία επιλέγει αναιτιολόγητα και επιλεκτικά να 
συμμορφωθεί με (σοβαρή και υπαίτια) καθυστέρησή της (μόλις από 01.01.2022).

Επισημαίνεται ότι, ενώ οι αντισυνταγματικά παρακρατηθείσες πρόσοδοι των μερισματούχων θα έπρεπε να 
είχαν επιστραφεί στους δικαιούχους τους στον καθένα ατομικά και από το χρόνο που εκκινά η 
αντισυνταγματική παρακράτησή τους, αυτές αυθαίρετα και καταχρηστικά αποθεματοποιήθηκαν υπέρ των τριών
Μετοχικών Ταμείων (Σ-Ν-Α). Κατά συνέπεια, είναι υπαρκτοί οι πόροι για τη χρηματοδότηση της επιστροφής 
τους.

Περαιτέρω, παρότι με το άρθρο 35 του νομοσχεδίου ΥΕΘΑ (πέραν της αντισυνταγματικότητας της 
καταργούμενης διάταξης του ν. 4093/2012) αναγνωρίζεται η (δικαστικώς κριθείσα) αναδρομικότητα της 
απαίτησης των δικαιούχων από την Πολιτεία, ατυχώς από την Πολιτεία (εν προκειμένω το ΥΕΘΑ) προτείνεται 
αναδρομική επιστροφή τους μόνον από την 1η Ιανουαρίου 2022. Δηλαδή, ούτε από την έναρξη εφαρμογής του 
αντισυνταγματικού ν. 4093/2012, αλλά ούτε και από το 2015 που η απόφαση της Ολομέλειας ΣτΕ έγινε 
εκτελεστή. Πόσω δε μάλλον, ούτε καν από την ημερομηνία που, παλαιότερα δεσμεύθηκε, πολιτικά, ο κ. ΥΠΕΘΑ
(δηλ. από την 1.1.2021).

Υπό το φως των ανωτέρω, η Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Λιμενικού Σώματος (Ε.Α.Α.Λ.Σ.) θεωρεί ότι η 
Πολιτεία έχει υποχρέωση να θεραπεύσει την αδικία που υπέστησαν οι θιγόμενοι δικαιούχοι και, γι’ αυτό ζητά 
από το ΥΕΘΑ να προβλέψει την αναδρομική ισχύ της καταργούμενης ως αντισυνταγματικής υποπαρ. Β.3 της 
παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 222), από το χρόνο έναρξης της εφαρμογής της (ήτοι, από το 
2012).

Πειραιάς 21 Δεκεμβρίου 2022

Για το Δ.Σ.
Ο Πρόεδρος Στ. Βοϊδονικόλας
Ο Γεν. Γραμματέας Δημ. Σαϊτάκης

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:25 

ΘΕΜΑ: Σχόλια επί του Άρθρου 35 του Νομοσχέδιου του ΥΠ.ΕΘ.Α.
1. Ως γνωστόν, ο Ν:4093/12, με αποφάσεις του ΣτΕ, κρίθηκε αντισυνταγματικός, και επομένως η κράτηση υπέρ
Μετοχικών Ταμείων (Μ.Τ.) των Ενόπλων Δυνάμεων (Ε.Δ.), που επιβλήθηκε δυνάμει του ως άνω νόμου, θα 
έπρεπε να είχε καταργηθεί από 1-1-2013.
2. Κατόπιν επανειλημμένων διαμαρτυριών των Αποστράτων Αξιωματικών, τα Μ.Τ./Ε.Δ. έχουν υποβάλει, από 
τις αρχές του 2020, μέσω των Γ.Ε. τους, προς τους αρμόδιους φορείς (ΥΠΕΘΑ – ΥΠ. ΕΡΓΑΣΙΑΣ), προτάσεις, με 
θετικές εισηγήσεις, για κατάργηση, με νομοθετική ρύθμιση, της προβλεπόμενης, από τον ως άνω νόμο, 
κράτησης, επισημαίνοντας ότι, με την κατάργησή της, δεν θα υπάρξει πρόβλημα βιωσιμότητας αυτών. Με τις 
θετικές εισηγήσεις τους συμφώνησαν και τα Γ.Ε. τους.
3. Ο κ. ΥΦΕΘΑ., στις 16.2.22, στη ΒτΕ, δήλωσε ότι προωθείται σχέδιο τροπολογίας με το οποίο θεσπίζεται 
νομοθετική ρύθμιση, για παύση, από 1-1-2021, της εν λόγω κράτησης, και δευτερολογώντας δήλωσε και πάλι 
ότι η σκοπούμενη ρύθμιση θα εφαρμοσθεί από 1-1-2021 και όχι από 12.5.2016 (ψήφιση Ν:4387/16).
4. Στο Νομοσχέδιο, που, εκ μέρους του ΥΠ.ΕΘ.Α., κατατέθηκε στη ΒτΕ, για ψήφιση, μετά λύπης μας 
διαπιστώνουμε, ότι η κατάργηση της εν λόγω κράτησης θα ισχύσει από 1.1.2022 και όχι από 1.1.2021, όπως 
δήλωσε ο κ. ΥΦΕΘΑ στην ΒτΕ στις 16.2.2022.
5. Εν όψει των ανωτέρω, κατ’ αρχάς, διαμαρτυρόμαστε, για την βλαπτική, για τα συμφέροντα των 
Αποστράτων Αξιωματικών, ρύθμιση της υποπ. Β3 παρ. Β του πρώτου άρθρου του Ν:4093/12, (Επιβολή 
κράτησης υπέρ Μ.Τ./Ε.Δ.) και την μη επιστροφή των αναδρομικών από 1.1.2013, δεδομένου ότι η κράτηση 
αυτή, κρίθηκε, καθολικά, αντισυνταγματική και άδικη και δεύτερον διαμαρτυρόμαστε, έντονα, για την 
κατάργηση της εν λόγω κράτησης, τελικά, από 1.1.2022, και όχι από 1.1.2021, όπως, ως προαναφέρεται, 
δήλωσε ο Κος ΥΦΕΘΑ.
6. Κατόπιν τούτου, σας προσκαλούμε στην ανάληψη, από μέρους σας, κατεπειγόντως, εκείνων των ενεργειών,
προκειμένου να ισχύσει, η κατάργηση της εν λόγω κράτησης από 1.1.2021, όπως υποσχεθήκατε και όχι από 
1.1.2022, λαμβάνοντας σοβαρά υπόψη σας ότι, έστω και κατά ένα έτος απώλεια χρηματικού ποσού, επηρεάζει 
σημαντικά το γενικότερο οικονομικό προγραμματισμό των Αποστράτων Αξιωματικών, λόγω των πολλών άλλων
μειώσεων, που έγιναν στις συντάξεις τους αλλά και λόγω των εκτεταμένων επιπτώσεων από την οικονομική 
και ενεργειακή κρίση.
7. Επισημαίνεται ότι η μη ικανοποίηση του αιτήματος μας, θα δυσαρεστήσει σε μεγάλο βαθμό τα εν 
αποστρατεία μέλη μας, που ο αριθμός αυτών ανέρχεται στις 45.000 περίπου, μετά των οικογενειών τους, και 
αυτό πρέπει να ληφθεί σοβαρά υπόψη σας.
Απτχος (Ι) ε.α
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Kωνσταντίνος Τζαβέλλας
Πρόεδρος ΕΑΑΑ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:33 

Κύριε υπουργέ ξεχάσατε την δέσμευσή σας για αναδρομικά απο 1/1/2021 (αν και θα πρέπει να ηταν 
μεγαλύτερο το χρονικό διάστημα των αναδρομικων).Να ξέρετε οτι όλοι εμείς δεν ξεχνάμε τα ψέματα και τις 
υποσχέσεις σας και όλα εδώ πληρώνονται και θα το διαπιστώσετε σε λίγους μήνες.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 00:06 

Να δοθουν τα αναδρομικα των εν αποστρατεια στρατιωτικων για τα μερισματα απο τον Μαιο του 2016 εως 
τωρα και οχι απο την 1-1-2022,
οφείλεται να λάβετε υπόψιν σας την απόφαση ΤΟΥ ΣΤΕ ΠΟΥ ΕΚΡΙΝΕ ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ ΤΗΝ ΚΡΑΤΗΣΗ, 
ΛΑΜΒΑΝΕΤΕ ΥΠΟΨΙΝ ΤΗΝΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ Ή ΟΧΙ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:58 

Αιτώ την άμεση διακοπή της κράτησης του 4093/12 και την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών βάσει των 
αποφάσεων του ΣτΕ, (από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016) και όχι μόνο τον 
τελευταίο χρόνο όπως δρομολογείται.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:10 

Σύμφωνα με την απόφαση του ΣΤΕ που έκρινε αντισυνταγματική την κράτηση του Ν.4093/12 από τα Μετοχικά 
Ταμεία είναι απαραίτητο σε κάθε περίπτωση η αναδρομική επιστροφή των εν λόγω παρακρατηθέντων ,από την
ημερομηνία εφαρμογής του νόμου με τον όποιο έγιναν, δηλαδή από τον Μάιο του 2016.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:03 

Απαιτώ την πλήρη εφαρμογή των αποφάσεων του Σ.Τ.Ε. για την παύση του Ν.4093/12 με αναδρομική ισχύ 
πενταετίας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

Με καθυστέρηση 6 χρόνων έρχεται η πολιτεία να εφαρμόσει τις αποφάσεις του ΣτΕ από το 2015, που αφορούν 
τον ν. 4093/2012, οι οποίες έχουν κριθεί ως ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΕΣ.
Παρά τις υποσχέσεις του κ. ΥΕΘΑ ότι θα αποκατασταθεί η αδικία από το 2021, στο υπό διαβούλευση 
νομοσχέδιο η ημερομηνία από 2021 έγινε 2022.
Η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της και να αποκαταστήσει τους προ του 2016 αποστράτους 
μερισματούχους επιστρέφοντας το σύνολο των κρατήσεων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Αυτές οι κρατήσεις του ν 4093/12 έχουν καταργηθεί από το 2016
Αλλά στους συνταξιουχους πριν το 2016 συνεχίζει η παρακράτηση δεν θα πω από ποτε πρέπει να δοθούν 
αναδρομικά αλλα, ο κυριος υπουργός στη Βουλή είχε δεσμευθεί ότι θα επιστραφούν οι κρατήσεις απο1/1/2021 
αλλά στο υπό διαβούλευση νομοσχέδιο αναγράφεται η 1/1/2022 εάν αυτό περάσει λυπάμαι αλλά ο κυριος 
υπουργός κρίνεται (αναξιοπιστος)

Πλοίαρχος (ε) Σ Σταυραγγελος ΠΝ
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Τον Μάιο 2022, με το υπό κατάθεση νομοσχέδιο του ΥΠΕΘΑ στη Βουλή με το άρθρο 27 προβλεπόταν η 
κατάργηση των μειώσεων του ν.4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία των ΕΔ. Οι κρατήσεις καταργούνται με 
αναδρομικότητα από 1-1-2021.
Στο άρθρο 27 του σχεδίου του τότε νομοσχεδίου αναφέρονται τα εξής:
Άρθρο 27
Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους
Από 1.1.2021 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του 
άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α’ 222), στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν 
στους μερισματούχους τους τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι οικείοι Ειδικοί 
Κλάδοι.»
Ως εκ τούτου με βάση τα ανωτέρω και με δεδομένες τις τοποθετήσεις και δεσμεύσεις της πολιτικής ηγεσίας 
τόσο στην Βουλή των Ελλήνων όσο και στις συναντήσεις με τα θεσμικά όργανα των αποστράτων, εισηγούμαι 
την εφαρμογή της αναδρομικότητας στο Άρθρο 35 από 1/1/2021

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:01 

Η κυβέρνηση να σεβαστεί και να εφρμόσει άμεσα την απόφαση του ΣΤΕ σύμφωνα με τον ν.4387/2016. Σε 
ανίθετη περίπτωση καταργείται το κράτος δικαίου και καταστρατηγούνται θεμελιώδεις αρχές του 
δημοκρατικού πολιτεύματος.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:34 

Τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, 
βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι μόνο από 1/1/2022.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:16 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:49 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 01.01.2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις 
βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 2022. Τα χρήματα αυτά από το
2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από 
το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση 
από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, καθώς πέρα από την 
αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του ν. 4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 
2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκατέστησαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων 
τους.Παρεπιπτόντως θα φανούν στις κάλπες καιρός γαρ εγγύς….
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:10 

Είναι υποχρέωση της Πολιτείας, αν έχει στοιχειώδες φιλότιμο, να εφαρμόσει τις αποφάσεις του ΣΤΕ αρχικά, αν 
όχι από το 2016 όπως είναι το σωστό. Σε καμία περίπτωση από το 2022, αλλά όπως το αρχικό σχέδιο από το 
2021.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 

Το ΜΤΑ κατα τη γνωμη μου επρεπε να σταματησει την κρατηση μολις εμαθε την αποφαση του ΣτΕ.Τωρα πρεπει
να την επιστρεψει σε οσους συνεχιζει την κρατηση.Πιστευω οι αρμοδιοι δεν το επραξαν για να μη χασουν την 
καρεκλα.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:35 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:37 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 

Αρχικά επισημαίνεται ότι οι κρατήσεις του Ν. 4093/12 που γίνονται στα μερίσματα των Μετοχικών Ταμείων 
(ΜΤ) επί 6,5 χρόνια, για όσους αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016, κρίθηκαν αντισυνταγματικές με τις υπ’ 
αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ). Επέστρεφαν δε σαν 
έσοδα στα ΜΤ και αυτά μοιράζονταν αδιακρίτως σε όλους τους μερισματούχους, ακόμα και σε αυτούς που δεν 
πλήρωναν τις εν λόγω κρατήσεις, ενώ θα έπρεπε να μοιράζονται στους μερισματούχους που τις πλήρωσαν.
Τα αναδρομικά με το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο δίνονται από 1/1/2022, υπολείπονται ακόμη αναδρομικά 
5,5 ετών για την ικανοποίηση των μερισματούχων που αδικήθηκαν, με βάση την 13/5/2016 μέχρι και 
31.12.2022 (αναδρομικά 6,5 ετών).
Λύσεις

1η Εάν τα ΜΤ δεν έχουν την οικονομική ευχέρεια να δώσουν εφάπαξ όλα τα αναδρομικά, προτείνεται αυτά να 
δοθούν με δόσεις στα επόμενα 5 χρόνια (60 δόσεις), δόσεις που θα καταβάλλονται στα μηνιαία μερίσματα όσων
αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016.
2η Εάν τα ΜΤ δεν έχουν ούτε την οικονομική ευχέρεια να καταβάλουν τα αναδρομικά σε 5 χρόνια, να αιτηθούν 
από την κυβέρνηση τα εν λόγω χρήματα, και να τους δοθούν υπό μορφή οικονομικήςενίσχυσης. .
3η Να υπάρξουν δύο διαφορετικά μερίδια στα επόμενα 5 χρόνια, ένα για αυτούς που αποστρατεύθηκαν πριν τις
13/5/2016 και ένα για όσους αποστρατεύθηκαν μετά τις 13/5/2016, όπως ακριβώς συμβαίνει και σήμερα.
Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο Νόμος.4387/2016.
Τέλος να ληφθεί σοβαρά υπόψιν ότι σημαντικός αριθμός αποστράτων, έχεις υποβάλει αγωγές, όπου ζητά την 
επιστροφή των παράνομα παρακρατηθέντων ποσών των 5 τελευταίων ετών.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:00 

Ως πρώην στέλεχος των ΕΔ της Χώρας μας και ως Πολίτης της, ΑΠΑΙΤΩ από την Κεντρικη Διοίκηση της Χώρας 
μας, να σέβεται, να τηρεί και να εκτελεί τις εντολές τόσον του Σύνταγματός μας, όσον και τις Αποφάσεις του 
ΣτΕ.
Κάθε άλλη, υπεκφυγή, παράκαμψη ή δικαιολογία, καθιστούν την ίδια την Κεντρική Διοίκηση της Χώρας μας, 
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αφενός υπόλογη προς το Σύνταγμα και την Δικαιοσύνη και αφετέρου αναξιόπιστη πρός τους Πολίτες της.
Στην «Διαβούλευση» αυτήν, επιχειρείτε να διαστρβλώσετε όσα ανωτέρω εξέθεσα.
Έχω το αναφαίρετο ΔΙΚΑΙΩΜΑ να καταγγείλω τα του Άρθρου 35, ως μη συνεπεί έναντι των Αποφάσεων του 
ΣτΕ, που σαφέστατα και χωρίς παρερμηνείες σας εγκαλεί στην τήρηση του Συντάγματός μας και που η 
Απόφασή του συνοψίζεται ως ακολούθως:
-«… Κατά τη γνώμη επτά μελών με αποφασιστική ψήφο, το Δικαστήριο έχει την ευχέρεια να καθορίσει σε 
εξαιρετικές περιπτώσεις χρόνο επελεύσεως των συνεπειών της ακυρώσεως μεταγενέστερο και από την 
ημερομηνία δημοσιεύσεως της ακυρωτικής απόφασης κατ’ απόκλιση των οριζομένων στο άρθρο 50 περ. 3 β 
του π.δ. 18/1989, στην προκειμένη δε περίπτωση, εν όψει του επιτακτικού δημοσίου συμφέροντος να 
υφίσταται νόμιμο καθεστώς κοινωνικής ασφάλισης, οι συνέπειες της αντισυνταγματικότητας των διατάξεων του
ν. 4387/2016 πρέπει να επέλθουν έξι μήνες μετά την δημοσίευση της 1889/2019 αποφάσεως, προκειμένου να 
παρασχεθεί η δυνατότητα στο νομοθέτη, αφού λάβει γνώση του σκεπτικού της ακυρωτικής απόφασης, να 
προβεί σε νέα, σύμφωνη με το Σύνταγμα, ρύθμιση του ζητήματος που αφορούν οι κριθείσες ως… «.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:36 

Αιτουμαι την τροποποίηση του άρθρου ωστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνολου,ολων των αποφασεων 
του Σ.Τ.Ε κ οχι μονο απο 1/1/2022.Επισης τα αναδρομικά αυτα να φορολογηθουν με ενιαίο συντελεστή,ωστε 
να μην χρειαστεί ο καθε συνάδερφος να τρέχει σε λογιστες για συμπληρωματικές δηλωσεις καταβάλλοντας ενα
ποσο για την διεκπεραίωση αυτών.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:24 

Αδυνατώ να κατανοήσω πως η δέσμευση του Υπουργού και η εισήγηση του ΜΤΑ δεν λαμβάνονται υπόψη 
(ουσιαστικά είναι γραμμένες).Τόσο χαμηλά είναι οι προτεραιότητα –απόστρατοι–;.Ελπίζω να πρυτανεύσει η 
ενσυναίσθηση και ο Αρμόδιος, την τελευταία στιγμή, να δώσει την πρέπουσα λύση.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:52 

Από τα έγγραφα αποδεικνύεται ότι το Μ.Τ.Α. εδώ και πολλά χρόνια είχε και μπορούσε να κάνει το σταμάτημα 
των εν λόγω κρατήσεων, αλλά ΔΕΝ υπήρχε η Πολιτική Βούληση …….,να δοθουν οπως το ΣτΕ διαταζει απο 2016 
οχι μονο 2022. Τα ποσοστά εσόδων που απέδιδαν οι εν λόγω κρατήσεις μηδαμινό!!!! <> ……και χωρίς αυτά τα 
έσοδα το Μετοχικό και πάλι θα ήταν Πλεονασματικό !!! Όμως τα 60 -70 -80-100 μηνιαίως για τον Απόστρατο 
είναι ολόκληρη περιουσία. Απαράδεκτο!!! Υποσχόταν εγγράφως στη Βουλή (δύο (2) χρόνια ΥΕΘΑ & ΥΦΕΘΑ) ότι
θα επιστρέψουν τις κρατήσεις ν. 4093/12 από 1/1/2021 αλλά επιστρέφουν μόνο για το τρέχον έτος.
Σμήναρχος (ΤΤΗ) ε.α Γκόνος Παράσχος

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:17 

Οι παράνομες κρατήσεις Ν. 4093/12 που γίνονταν στα μερίσματα των Μετοχικών Ταμείων (ΜΤ) επί 6,5 χρόνια, 
για όσους αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016, επέστρεφαν σαν έσοδα στα ΜΤ, μέσω της ΗΔΙΚΑ που τις 
εισέπραττε και τα ΜΤ τις μοίραζαν αδιακρίτως σε όλους τους μερισματούχους, ακόμα και σε αυτούς που δεν 
πλήρωναν τις εν λόγω κρατήσεις, ενώ θα έπρεπε να μοιράζονται στους μερισματούχους που τις πλήρωσαν.

Προτεινόμενες λύσεις

Εφόσον τα αναδρομικά με το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο δίνονται από 1/1/2022, υπολείπονται περίπου 
ακόμη αναδρομικά 5,5 χρόνων για την ικανοποίηση των μερισματούχων που αδικήθηκαν και προτείνονται οι 
παρακάτω λύσεις ώστε να επιστραφούν όλα τα αναδρομικά από 13/5/2016 μέχρι και 31.12.2021 (για τα 
υπόλοιπα 5,5 χρόνια):
1η ΛΥΣΗ: Εάν τα ΜΤ δεν έχουν την οικονομική ευχέρεια να δώσουν εφάπαξ όλα τα αναδρομικά σήμερα, 
προτείνεται αυτά να δοθούν με δόσεις στα επόμενα 5 χρόνια (60 δόσεις), δόσεις που θα καταβάλλονται στα 
μηνιαία μερίσματα όσων αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016.
2η ΛΥΣΗ: Εάν τα ΜΤ δεν έχουν ούτε την οικονομική ευχέρεια να καταβάλουν τα αναδρομικά σε 5 χρόνια, να 
αιτηθούν από την κυβέρνηση τα εν λόγω χρήματα, υπό μορφή οικονομικής ενίσχυσης προς τα ΜΤ.
3η ΛΥΣΗ: Εάν η 2η λύση δεν ευοδωθεί από την Κυβέρνηση, να υπάρξουν δύο διαφορετικά μερίδια στα επόμενα 
5 χρόνια, ένα για αυτούς που αποστρατεύθηκαν πριν τις 13/5/2016 και ένα για όσους αποστρατεύθηκαν μετά 
τις 13/5/2016.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:33 

ΤΙ ΝΑ ΣΧΟΛΙΑΣΩ? ΑΦΟΥ ΚΑΙ ΠΟΥ ΤΑ ΛΕΜΕ ΟΛΟΙ ΜΑΣ ΜΑΣ ΕΧΟΥΝ ΓΡΑΜΜΕΝΟΥΣ ΚΑΙ ΚΑΝΟΥΝ ΤΑ ΔΙΚΑ ΤΟΥΣ.ΚΑΙ 
ΕΜΕΙΣ ΣΑΝ ΤΑ ΖΩΑ ΠΑΜΕ ΚΑΙ ΤΟΥΣ ΓΛΥΦΟΥΜΕ ΓΙΑ ΤΑ ΚΕΚΤΗΜΕΝΑ ΜΑΣ ΚΑΙ ΤΡΕΧΟΥΜΕ ΜΕ ΠΑΝΩ ΚΑΙ ΣΗΜΑΙΕΣ 
ΚΑΙ ΤΟΥΣ ΨΗΦΙΖΟΥΜΕ.ΚΑΝΕΙΣ ΟΜΩΣ ΑΠΟ ΟΛΟΥΣ ΟΣΟΥΣ ΤΟΥΣ ΓΛΥΦΟΥΝ ΔΕΝ ΤΟΥΣ ΡΩΤΗΣΕ ΓΙΑ ΑΥΤΑ ΠΟΥ 
ΠΑΙΡΝΟΥΝ ΚΑΙ ΑΠΟ ΠΟΥ ΤΑ ΔΙΚΑΙΟΥΝΤΑΙ.ΤΑ ΚΑΛΑ ΚΑΙ ΣΥΜΦΕΡΟΝΤΑ.ΠΟΥ ΑΚΟΥΣΤΗΚΕ ΜΙΣΘΟΔΙΚΙΟ ΚΑΙ ΠΟΙΟ 
ΑΛΛΟ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑ ΔΙΑΘΕΤΕΙ? ΑΣ ΤΟΥΣ ΡΩΤΗΣΕΙ ΚΑΠΟΙΟΣ ΚΑΙ ΑΣ ΑΠΑΝΤΗΣΟΥΝ. ΤΟΥΣ ΒΑΡΕΘΗΚΑ ΚΑΙ ΤΟΥΣ 
ΣΙΧΑΘΗΚΑ.ΘΑ ΕΠΡΕΠΕ ΟΛΟΙ ΜΑΣ ΚΑΙ ΕΙΔΙΚΑ ΟΙ ΑΝΩΤΑΤΟΙ ΝΑ ΠΑΡΑΙΤΗΘΟΥΝ ΓΙΑ ΝΑ ΔΟΥΝ ΟΤΙ ΟΛΟΙ ΜΑΣ 
ΕΧΟΥΜΕ ΑΞΙΑ.ΟΧΙ ΜΟΝΟ ΟΙ ΙΔΙΟΙ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:53 

Τροποποίηση του Άρθρου 35 ώστε να εφαρμοσθεί η απόφαση του ΣΤΕ, και να αποδοθούν τα αναδρομικά για 
τους μερισματούχους πριν του 2016, και να καταργηθούν οι μειώσεις από την 1-1-2021, όπως είχε υποσχεθεί ο 
Υπουργός μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:14 

Με καθυστέρηση 6 ετών έρχεται η πολιτεία να αποκαταστήσει την αδικία του ν4093/2012.
Όμως παρά τις δεσμεύσεις του Κ. ΥΕΘΑ για την εν λόγω αποκατάσταση και απόδοση αναδρομικών από 
1/1/2021 τελικά τ αναδρομικά είναι από 1/1/2022. Οι εν λόγω κρατήση έχουν κριθεί από το ΣτΕ 
αντισυνταγματική από το 2015, για το λόγω αυτό ζητώ να τροποιηθεί το άρθρο 35 με απόδοση αναδρομικών 
από το 2016 και μετά.
Είναι καιρός η Πολιτεία να καταλάβει πως οι Απόστρατοι Αξιωματικοί είναι ίσοι με όλους τους πολίτες και 
κοινωνικές τάξεις αυτής της χώρας, οι δε αποφάσεις του ΣτΕ πρέπει να εφαρμόζονται.

Παντελεήμων Κανάκης
Σγος (ΤΜΑ) εα

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:45 

Ζητώ την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων 
των ετών, σύμφωνα με την απόφαση του ΣτΕ και όχι μόνο από 01/01/2022.]

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Με καθυστέρηση 6 χρόνων έρχεται η πολιτεία να εφαρμόσει τις αποφάσεις του ΣτΕ από το 2015, που αφορούν 
τον ν. 4093/2012 (Α΄ 222), οι οποίες έχουν κριθεί ως ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΕΣ.
Η πολιτεία ΕΠΡΕΠΕ να μας είχε επιστρέψει τα χρήματα αυτά τουλάχιστον από το έτος 2015 σύμφωνα με τις 
αποφάσεις του ΣτΕ.
Παρα ταύτα ερχόμαστε στο σήμερα και παρά τις υποσχέσεις του κ. ΥΕΘΑ ότι θα αποκατασταθεί η αδικία από το
2021, στο υπό διαβούλευση νομοσχέδιο η ημερομηνία από 2021 έγινε 2022.
Πέρα της αντισυνταγματικότητας , πρέπει η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της και να αποκαταστήσει 
επαρκώς τουλάχιστον , τους προ του 2016 αποστράτους μερισματούχους.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Ζητώ την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων 
των ετών, σύμφωνα με την απόφαση του ΣτΕ και όχι μόνο από 01/01/2022.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 
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Σεβασμός στις αποφάσεις των δικαστηρίων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 

Θετική η απόφαση για παύση των κρατήσεων του ν. 4093/12, εστώ και με καθυστέρηση. Ανακόλουθος με τις 
δεσμεύσεις του ο κος ΥΕΘΑ για αναδρομικότητα από 1/1/2021. Προτείνεται η τροποποίηση του άρθρου, ώστε 
να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ, 
ή τουλάχιστον αναδρομικότητα σύμφωνα με της δεσμεύσεις του ΥΕΘΑ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:35 

Τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, 
βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι μόνο από 1/1/2022.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:12 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:48 

Με καθυστέρηση 6 χρόνων έρχεται η πολιτεία να εφαρμόσει τις αποφάσεις του ΣτΕ από το 2015, που αφορούν 
τον ν. 4093/2012,διατάξεις του οποίου έχουν κριθεί αντισυνταγματικές.
Η κράτησή επί των μερισμάτων,γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να
υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις.
Παρά ταύτα ερχόμαστε στο σήμερα και παρά τις υποσχέσεις του κ. ΥΕΘΑ ότι θα αποκατασταθεί η αδικία από το
2021, στο υπό διαβούλευση νομοσχέδιο η ημερομηνία από 2021 έγινε 2022.
Η συμμόρφωση προς την νομιμότητα δεν επιβαρύνει τον κρατικό προϋπολογισμό ,αλλά καθαρά τα Μετοχικά 
ταμεία, τα οποία για αναπλήρώσουν τις απώλειες τους από την αφαίμαξη του PSI το 2012, μείωσαν τα 
μερίσματα μας κατά 50%.
Πέραν λοιπόν του νόμιμου είναι και ηθική σας υποχρέωση να προβείτε σε διόρθωση του σχεδίου νόμου,προς 
όφελος των μερισματούχων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:25 

Να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

Κυριε Υπουργε σας ψηφισαμε, σας στηρίξαμε και μας απογοητευετε κατ’ επαναληψη. Παραβιάζεται το 
Συνταγμα με την μεροληπτικη αντιμετώπιση των πολιτών και τη αποσπασματική εφαρμογή των αποφάσεων 
του ΣτΕ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:03 

Άλλη μια κατάφωρη αδικία σε βάρος των στρατιωτικών, γιατί κ. Υπουργέ; Να βρεθεί η λύση και να αποδοθούν 
τα ποσά ολόκληρα και όχι με αλχημείες σε βάρος της απόφασης του ΣτΕ
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:06 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1-2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις 
βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 2022. Τα χρήματα αυτά από το
2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από 
το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση 
από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η – 1-2021, καθώς πέρα από την 
αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 
2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκαταστήσαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:02 

Αν και ζούμε σε εποχές του ό,τι λάβεις καλό είναι, συμφωνώ με τους συναδέλφους που αξιώνουν την 
οικονομική μας δικαίωση σε βάθος πενταετίας, όπως σχετικός νόμος (περί παραγραφής) ορίζει.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:12 

Παρά το θετικό του άρθρου, αιτούμαι την τροποποίησή του, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση των 
αναδρομικών σε βάθος πενταετίας, σύμφωνα με τις διατάξεις περί παραγραφής,βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ
και όχι μόνο από 1/1/2022 ή έστω 1/1/21 όπως είχε δεσμευθεί ο ΥΕΘΑ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:06 

Τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, 
βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι μόνο από 1/1/2022.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:41 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 06:40 

Αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση των αναδρομικών από 1/1/2021 
όπως μας έχει υποσχεθεί ο κύριος ΥΕΘΑ. Σε αντίθετη περίπτωση και με δεδομένο ότι έρχονται εκλογές να 
θυμάστε ότι πίσω έχει η αχλάδα την ουρά. Εμείς δεν κλέβαμε δεν φοροδιαφεύγαμε δεν πήραμε μίζες δεν 
τρουπώσαμε απ τα παράθυρα,και το κυριότερο σας στηρίζουμε.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 05:55 
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Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ (Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 01.01.2022.
Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η
Ιανουαρίου 2021, εντούτοις βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 
2022.
Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, η εκάστοτε κυβέρνηση έχει 
υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο 
του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016 και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε 
υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η. 01.2021, καθώς πέρα από την αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του ν. 
4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να 
υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις.
Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία 
επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω
κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκατέστησαν 
τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.
Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των 
αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι μόνο από 1/1/2022.
Γεώργιος Μπεκρής Αντιπλοίαρχος(Ε) ε.α

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:44 

Εφαρμογή του ΣΤΕ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:05 

O κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε υποσχεθει στο 
προσχέδιο νόμου τον Μάϊο 2022.
Αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών 
όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 2288/2015 αποφάσεων της 
Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των επιστραφέντων ποσών, 
έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η ΕΑΑΑ στην πρόσφατη 
ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:27 

Οι αποφάσεις της ολομέλειας του ΣΤΕ βάσει των απ. 2287-2288/2015 ήταν η κατάργηση των κρατήσεων και η 
επιστροφή των αναδρομικών να ισχύσει από 13 Μάϊου 2016.
Η ισχύς του άρθρου για την απόδοση των αναδρομικών από 1-1-22 και όχι από 1-1-21, όπως αρχικά είχε 
ανακοινώσει και διαβεβαιώσει ο κ ΥΕΘΑ, προς τα στελέχη των αποστράτων δημιουργεί θέμα αμοιβαίας 
αξιοπιστίας.
Αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου με ευνοϊκότερη ρύθμιση για τους αποστράτους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:29 

Ειναι ντροπή να έρχεται σε διαβούλευση το άρθρο αυτό. Η κυβέρνηση δείχνει εντελώς αφερεγγεια. Από τον 
Μάρτιο του 2021, το ΜΤΝ ήταν έτοιμο καθ όλα και είχε καταθέσει την πρόταση για επιστροφή αναδρομικών 
από 1/1/2021 και περίμενε την έγκριση του ΥΕΘΑ. Ενάμιση χρόνο κοροϊδία και καθυστέρηση για να φτάσουμε 
στο σήμερα με την απόφαση για αναδρομικα από 1/1/2022. Αν ο ΥΕΘΑ ή κάποιος άλλος από την κυβέρνηση 
ενδιαφερόταν για το δίκαιο, θα έβλεπε ότι επί έξι χρόνια, από το 2016, υπήρχαν απόστρατοι των ίδιων κλάδων
των ΕΔ, που έπαιρναν μετοχικά μερίσματα με διαφορετικούς όρους. Αλλά ποιός να ντραπεί;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:18 
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Αρθρο 35 Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά
Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ (Σ-Ν-Ν) των μερισματούχων Στρατού , 
Ναυτικού, Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012(Α’ 222) 
κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, ( Αποφάσεις 2287-2288/2015), η συμμόρφωση
της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1 2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις βουλευτών είχε 
δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1-1-2021 , όμως βλέπουμε έκπληκτοι στο 
νομοσχέδιο ότι οι επιστροφές είναι από 1-1-2022. Τα χρήματα αυτά από το 2012, με τους υποχρεωτικούς 
πλεονασματικούς προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από το PSI αποθεματικά των 
ταμείων και θα έπρεπε να επιστραφούν ,αν όχι από την εφαρμογή του αντισυνταγματικού νόμου του 2012 
τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση από την ημερομηνία που είχε 
υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1-1-2021, καθώς πέρα από την αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 
4093/12 , η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς ,πριν από το 2016 μερισματούχους , με αποτέλεσμα να
υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων , οι πριν του 2016 με κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις.
Πέρα της αντισυνταγματικότητας πρέπει να αποκατασταθεί άμεσα αυτήν η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία 
επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους
Αντιπλοίαρχος (Ε) ε.α.
Χρήστος Ποιμενίδης ΠΝ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:08

Να εφαρμοσθούν οι υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειάς του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα
τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:14 

Η κυβερνηση πρέπει να εφαρμόσει την απόφαση του ΣτΕ (ν.4387/2016), όπου έκρινε την παρακράτηση του 
μερίσματός μας (ν.4093/2012) ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ.
Η απόφαση ορίζει και την έναρξη της αναδρομικότητας για όλα τα παρανόμως παρακρατηθέντα ποσά.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:06 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1-2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις 
βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 2022. Τα χρήματα αυτά από το
2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από 
το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση 
από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η – 1-2021, καθώς πέρα από την 
αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 
2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκαταστήσαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:15 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1-2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις 
βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 2022. Τα χρήματα αυτά από το
2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από 
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το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση 
από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η – 1-2021, καθώς πέρα από την 
αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 
2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκατέστησαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:18 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1-2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις 
βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 2022. Τα χρήματα αυτά από το
2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από 
το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση 
από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η – 1-2021, καθώς πέρα από την 
αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 
2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκατέστησαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους. «Μανώλης 
Αναγνωστάκης Διευθύνων σύμβουλος ΕΑΑΝ»

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:00 

Παρά το θετικό της παύσης της εισφοράς εκ του ν 4093/12, η απόφαση θα έπρεπε να συνοδεύεται από το 
σύνολο των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι από 1/1/2022 αν και ο κ 
ΥΕΘΑ είχε υποσχεθεί επανειλημμένως ότι η παύση θα είχε αναδρομική ισχύ από 1/1/2021 πράγμα που τελικά 
δεν τηρήθηκε. Απαιτείται τροποποίηση αναδρομικής ισχύς του νόμου σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ για 
αποκατάσταση της αδικίας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:17 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:52 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

337 

340



 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:11 

Με καθυστέρηση 6 χρόνων έρχεται η πολιτεία να εφαρμόσει τις αποφάσεις του ΣτΕ από το 2015, που αφορούν 
τον ν. 4093/2012 (Α΄ 222), οι οποίες έχουν κριθεί ως ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΕΣ.

Η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο 
ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις.

Η πολιτεία ΕΠΡΕΠΕ να μας είχε επιστρέψει τα χρήματα αυτά τουλάχιστον από το έτος 2015 σύμφωνα με τις 
αποφάσεις του ΣτΕ.

Παρα ταύτα ερχόμαστε στο σήμερα και παρά τις υποσχέσεις του κ. ΥΕΘΑ ότι θα αποκατασταθεί η αδικία από το
2021, στο υπό διαβούλευση νομοσχέδιο η ημερομηνία από 2021 έγινε 2022.

Κε Υπουργέ ,γνωρίζετε πολύ καλά ότι η αποκατάσταση αυτή ΔΕΝ επιβαρύνει τον κρατικό προϋπολογισμό ,αλλά
καθαρά τα Μετοχικά μας ταμεία, τα οποία για εφαρμογή πλεονασματικών προϋπολογισμών για αναπλήρωση 
του κουρέματος το 2012 (PSI) μείωσαν τα μερίσματα μας κατά 50%, αλλά σήμερα τουλάχιστον είναι σε θέση να 
μας επιστρέψουν τα παρανόμως παρακρατηθέντα από την 1/1/2021.

Οι καθ’ ύλην ενδιαφερόμενοι είναι οι απόστρατοι , οι οποίοι εκπροσωπούνται από τις Ενώσεις Αποστράτων και 
τις οποίες ,ποτέ δεν δεχτήκατε ,να λάβετε υπόψιν σας , σε οποιαδήποτε προετοιμασία νόμων η νομοσχέδιων 
που μας αφορούν.

Πέρα της αντισυνταγματικότητας , πρέπει η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της και να αποκαταστήσει 
επαρκώς τουλάχιστον , τους προ του 2016 αποστράτους μερισματούχους.

Αντιναύαρχος ε.α
Θεόδωρος Γερούκης Π.Ν
Πρόεδρος ΕΑΑΝ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Ο χρόνος έναρξης κατάργησης της μείωσης Ν.4093/12, δεν μπορεί να σχετίζεται με το χρόνο ψήφισης του 
νομοσχεδίου. Η μείωση να ισχύσει απο την ημερομηνία που κρίθηκε ως αντισυνταγματική.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:16 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς του ν 4093/12, δεν τηρήθηκαν οι υποσχέσεις για 
απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτού αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου για την απόδοση 
του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι μόνο από 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:02 

Ζητώ την εφαρμογή του ΣΤΕ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:57 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:17 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
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τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:43

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:01 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:26 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:48 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022. Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του 
συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ , (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 
2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των 
επιστραφέντων ποσών, έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η 
ΕΑΑΑ στην πρόσφατη ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:11 

Αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών 
όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι μόνο από 1/1/2022.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:14 
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Αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών 
όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι μόνο από 1/1/2021.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:14 

Να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Στην 
Αναλυση συνεπιων ρυθμισης αναφέρεται ρητά ότι οι κρατήσεις κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το Συμβούλιο 
της Επικρατείας (ΣτΕ) το 2015, με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειάς του, η συμμόρφωση 
της πολιτείας για την κατάργηση γίνεται 6 χρόνια μετά, από 1-1-2022. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να 
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.
Ευχαριστω γαι το βημα
Σμηναρχος (ΤΤΗ) εα Ιωαννης Γκονος.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:33 

η πολιτεια πρεπει να εφαρμοζει τις αποφασεις του ΣΤΕ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:47 

Το αναδρομικό πόσο, να φορολογηθεί εκ των προτέρων με ενιαίο συντελεστή, ώστε να μην αναγκαζόμαστε να 
κάνουμε πάλι συμπληρωματικές δηλώσεις.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:54 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021. Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε 
επιτέλους μια κυβέρνηση να εφαρμόσει την υπ. αρ. 2287-2288/2015 απόφαση του ΣτΕ που έκρινε την 
παρακράτηση του μερίσματος (ν.4093/2012) ως αντισυνταγματική. Είναι ηθική υποχρέωση αυτής της 
κυβέρνησης να αποδώσει στους δικαιούχους όλα τα παρακρατηθέντα ποσά (Ν.4387/2016) όπως προβλέπει η 
σχετική νομολογία, για την αποφυγή δικαστικών διεκδικήσεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Το αναδρομικό πόσο επιστροφής, να φορολογηθεί εκ των προτέρων με ενιαίο σταθερό συντελεστή, ώστε να 
μην αναγκαζόμαστε να κάνουμε πάλι συμπληρωματικές δηλώσεις.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:25 

να τροποποιήσετε το άρθρο 35 ως :
1. «Από την 1η.1.2013 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ.Β.3 της παρ. Β 
του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α ́ 222), στα μερίσματα και στην οικονομική
ενίσχυση που καταβάλλουν στους μερισματούχους τους τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού
και Αεροπορίας και οι Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού
και Αεροπορίας. 2. Να αναζητηθούν και να αποδοθούν στους μερισματούχους, οι επιβληθείσες
κρατήσεις σύμφωνα με τις διατάξεις περί παραγραφών των ΜΤ».

 19 Δεκεμβρίου 2022, 06:02 

Σε ένα κράτος που λέγετε ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΚΟ οι αποφάσεις της δικαιοσύνης πρέπει να γίνονται σεβαστές αλλιώς 
δεν είναι κράτος .
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 05:06 

Άρθρο 35 Σχόλιο
Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.
Γραμματικόπουλος Αθανάσιος
Σμχος ε.α

 19 Δεκεμβρίου 2022, 00:19 

Η εφαρμογή των νόμων είναι επιβεβλημένη, πολλώ δε μάλλον όταν πρόκειται για το ίδιο το Κράτος. 
Αναδρομικά πρέπει να καταβληθούν από 1-1-2021 όπως έχει δεσμευτεί το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας. Έτσι δεν 
θα υπάρξει πρόβλημα στα Μ.Τ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:40 

Η κυβερνηση πρέπει να εφαρμόσει την απόφαση του ΣτΕ (ν.4387/2016), όπου έκρινε την παρακράτηση του 
μερίσματός μας (ν.4093/2012) ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ.
Η απόφαση ορίζει και την έναρξη της αναδρομικότητας για όλα τα παρακρατηθέντα ποσά, όπου εφαρμόστηκε 
η παρακράτηση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:11 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:12 

Επιτέλους να εφαρμοστεί η υπ. αρ. 2287-2288/2015 απόφαση του ΣτΕ που έκρινε την παρακράτηση του 
μερίσματος (ν.4093/2012) ως αντισυνταγματική. Είναι ηθική υποχρέωση της κυβέρνησης να αποδώσει στους 
δικαιούχους όλα τα παρακρατηθέντα ποσά (Ν.4387/2016) όπως προβλέπει η σχετική νομολογία, για αποφυγή 
δικαστικών διεκδικήσεων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:39 

Παγκόσμιο φαινόμενο να κάνουν κρατήσεις στα μερίσματα των πριν το 2016 συνταξιούχους και όχι στους 
αντίστοιχους μετά το 2016 και να λαμβάνουν ΟΛΟΙ τα ΙΔΙΑ μερίδια!!Απόλυτη δικαιοσύνη !!!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:54 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 
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Nα συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από το 2016 που τέθηκε σε 
εφαρμογή ο νόμος4387/2016.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:32 

Αν και οι μειώσεις που είχαν επιβληθεί στα μερίσματα και στο ΕΚΟΕΜ(Σ-Ν-Α) των μερισματούχων Στρατού, 
Ναυτικού και Αεροπορίας σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α΄ 
222), κρίθηκαν αντισυνταγματικές από την ολομέλεια του ΣτΕ το 2015, (Αποφάσεις 2287-2288/2015), η 
συμμόρφωση της πολιτείας έρχεται με καθυστέρηση 6 χρόνων από 1-1-2022. Ενώ ο ΥΕΘΑ σε επερωτήσεις 
βουλευτών είχε δηλώσει εγγράφως ότι οι κρατήσεις αυτές θα επιστραφούν από 1η Ιανουαρίου 2021, εντούτοις 
βλέπουμε έκπληκτοι στο νομοσχέδιο, ότι οι επιστροφές είναι από 1η Ιανουαρίου 2022. Τα χρήματα αυτά από το
2012, με τους υποχρεωτικούς πλεονασματικους προϋπολογισμούς, οδηγήθηκαν αυτούσια στα κουρεμένα από 
το PSI αποθεματικά των ταμείων και τουλάχιστον θα έπρεπε να επιστραφούν, αν όχι από την εφαρμογή του 
αντισυνταγματικού νόμου το 2012, τουλάχιστον από το 2015 με την απόφαση του ΣτΕ και σε κάθε περίπτωση 
από την ημερομηνία που είχε υποσχεθεί ο ΥΕΘΑ, δηλαδή από 1η – 1-2021, καθώς πέρα από την 
αντισυνταγματικότητα των διατάξεων του 4093 /12, η κράτηση αυτή γινόταν μόνο στους παλαιούς, πριν το 
2016 μερισματούχους, με αποτέλεσμα να υπάρχουν δύο ταχύτητες μερισματούχων, οι πριν του 2016 με 
κρατήσεις και οι μετά του 2016 χωρίς κρατήσεις. Πέρα της αντισυνταγματικοτητας πρέπει να αποκατασταθεί 
άμεσα αυτή η ανισότητα και αδικία και η πολιτεία επιτέλους να σταθεί στο ύψος της προς τους παλαιούς προ 
του 2016 στρατιωτικούς συνταξιούχους που εν μέσω κρίσης είδαν συντάξεις και μερίσματα να περικόπτονται 
κατά 50% και με την συνεισφορά τους αποκαταστήσαν τα αποθεματικά των μετοχικών ταμείων τους.

Μανώλης Αναγνωστάκης

Διευθύνων σύμβουλος ΕΑΑΝ

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:14 

Θετική η παύση εισφοράς εκ του ν.4093/2012 αλλά η αναδρομικότητα παρακρατηθέντων ποσών να είναι βάσει 
των απόφασεων του ΣΤΕ(ν.4387/2016)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:39 

Ο υπουργός να τηρήσει την υπόσχεση του για κατάργηση από 1/1/21. Διαφορετικά θα εκτεθεί ανεπανόρθωτα 
στα μάτια όλων των αποστράτων στρατιωτικών. Επίσης να φροντίσει να φορολογηθεί εκ των προτέρων και να 
μην αναγκαζόμαστε να κάνουμε πάλι συμπληρωματικές δηλώσεις, και τελικά να καταλήξει να είναι άνθρακες ο 
θησαυρός!!!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:53 

Η πολιτεία πρέπει να εφαρμόσει την απόφαση του ΣτΕ (ν.4387/2016), όπου έκρινε την παρακράτηση του 
μερίσματός μας (ν.4093/2012) ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ.
Η απόφαση ορίζει και την έναρξη της αναδρομικότητας για όλα τα παρακρατηθέντα ποσά, όπου εφαρμόστηκε 
η παρακράτηση.
Ζητώ από την πολιτεία την εφαρμογή της απόφασης του ΣτΕ (ν.4093/2012).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:47 
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Στα πλαίσια της εφαρμογής της απόφασης του ΣΤΕ, που έκρινε αντισυνταγματική την κράτηση του ν.4093/12 
από τα Μετοχικά ταμεία (ΜΤΣ-ΜΤΝ-ΜΤΑ), θα πρέπει να γίνει αναδρομική επιστροφή της κράτησης αυτής από 
την ημερομηνία εφαρμογής του ν. 4387/2016, με τον οποίο καθιερώθηκε, δηλαδή από τον Μάιο του 2016.
Νικόλαος Λεβέντης
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:43 

Παρά το θετικό της παύσης της εισφοράς εκ του ν 4093/12, η απόφαση θα έπρεπε να συνοδεύεται από το 
σύνολο των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι από 1/1/2022 αν και ο κ 
ΥΕΘΑ είχε υποσχεθεί επανειλημμένως ότι η παύση θα είχε αναδρομική ισχύ από 1/1/2021 πράγμα που τελικά 
δεν τηρήθηκε. Απαιτείται τροποποίηση αναδρομικής ισχύς του νόμου σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ για 
αποκατάσταση της αδικίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:16 

Παρά το θετικό της παύσης της εισφοράς εκ του ν 4093/12, η απόφαση θα έπρεπε να συνοδεύεται από το 
σύνολο των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι από 1/1/2022 αν και ο κ 
ΥΕΘΑ είχε υποσχεθεί επανειλημμένως ότι η παύση θα είχε αναδρομική ισχύ από 1/1/2021 πράγμα που τελικά 
δεν τηρήθηκε. Απαιτείται τροποποίηση αναδρομικής ισχύς του νόμου σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ για 
αποκατάσταση της αδικίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:50 

Το ΥΠΟΙΚ πιεζε για αναδρομική ισχύ από Ιαν 22 εν αντιθεση υπουργειου αμυνης χωρις καμμια δημοσιονομικη 
επιβαρυνση !..με αλλα λογια..εφαρμοστε την ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΤΟΥ Ν.4093/12 ΝΑ ΙΣΧΥΕΙ ΑΠΟ 1-1-12021.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

Νά εφαρμοστεί ή απόφαση τού ΣΤΕ όπως προβλέπεται χρονικά (από τότε που καταργείται ό νόμος 4093)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 

Στις ευνομούμενες Πολιτείες οι αποφάσεις της Δικαιοσύνης γίνονται σεβαστές και εφαρμόζονται ως έχουν και 
χωρίς χρονοτριβή. Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν 
αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση 
δεν μπορεί να αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:32 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:33 

Παρά το θετικό της παύσης της εισφοράς εκ του ν 4093/12, η απόφαση θα έπρεπε να συνοδεύεται από το 
σύνολο των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και όχι από 1/1/2022 αν και ο κ 
ΥΕΘΑ είχε υποσχεθεί επανειλημμένως ότι η παύση θα είχε αναδρομική ισχύ από 1/1/2021 πράγμα που τελικά 
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δεν τηρήθηκε. Απαιτείται τροποποίηση αναδρομικής ισχύς του νόμου σύμφωνα με τις αποφάσεις του ΣτΕ για 
αποκατάσταση της αδικίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:13

Δυστυχώς διαπιστώνεται για μια ακόμη φορά η αθέτηση των δεσμεύσεων του υπουργού στη ΒτΕ ότι η 
αναδρομικοτητα θα είναι από 1/1/2021 και τώρα υποβάλλεται νομοσχέδιο σε δημόσια διαβούλευση με 
αναδρομικοτητα από 1/1/2022 .Οφείλει να γίνει άμεση διόρθωση

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:47

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί απολύτως με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016 στους συνταξιούχους των 
Μετοχικων ταμείων .Κανονικά σε ένα κράτος δικαίου και ισονομίας η παύση ενός αντισυνταγματικού νόμου 
πρέπει να ισχύει από την χρονολογία που καθορίζει η Δικαιοσύνη δηλαδή από το 2016

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:13 

Να συμμορφωθεί ο υπουργός στην απόφαση του ΣΤΕ για τίς κρατήσεις του Ν.4093 στα μερίσματα ειδάλλως να 
προβούμε σε μηνήσεις σύμφωνα με το 259 ΠΚ (παράβαση καθήκοντος)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 08:14 

Θα πρέπει να ισχύσει η αναδρομικοτητα από 1/1/21

 18 Δεκεμβρίου 2022, 07:16 

Στις ευνομούμενες Πολιτείες οι αποφάσεις της Δικαιοσύνης γίνονται σεβαστές και εφαρμόζονται ως έχουν και 
χωρίς χρονοτριβή. Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν 
αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση 
δεν μπορεί να αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 01:14 

Πάνω από τους νόμους δεν είναι κανείς και πρωτίστως η κυβέρνηση. Να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από 
τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση της κράτησης από 
1-1-2021.Ζητάμε τα νόμιμα και τίποτε άλλο. Ένα κράτος δικαίου πρέπει να σέβεται τους πολίτες του.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:23 

Πριν την γραφή κάθε σχολίου θα πρότεινα την μελέτη των ισολογισμών γιατί θα πρέπει να μας απασχολήσει, 
μετά τους πανηγυρισμούς της κατάργησης, το πως θα αναπληρωθούν αυτές οι απώλειες εσόδων από τα ΜΤ, 
προκειμένου να μην γίνουν νέες μειώσεις.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:52 
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Πλήρης εμπαιγμός για άλλη μία φορά… Ο πολίτης οφείλει να τηρεί εις το ακέραιο τους νόμους και της 
αποφάσεις της Δικαιοσύνης, αλλά η Κυβέρνηση όχι. Αντιθέτως, δύναται να εφαρμόζει τις δικαστικές αποφάσεις
a la carte!! Φυσικά, έχει μονομερώς και το δικαίωμα να μην τηρεί καν τις υποσχέσεις της…

Παρακαλώ να πράξετε αυτό που έχει αποφασίσει η Ελληνική Δικαιοσύνη. Τίποτα λιγότερο από την ΠΛΗΡΗ 
εφαρμογή των υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:43 

Ο υπό έκδοση Νόμος έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την Απόφαση του ΣτΕ, για να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η Απόφαση-Εισήγηση του ΔΣ/ ΜΤΑ για την κατάργηση της κράτησης αυτής από 01-01-2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:08 

Είναι υποχρεωτική η εκτέλεση της απόφασης του ΣτΕ; Αν ναι τότε να εφαρμοστεί από τότε που παράνομα 
άρχισε η παρακράτηση.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:54 

Πολύ θετική η απόφαση της παύσης της εισφοράς στο ΜΤΑ εκ του Ν. 4093/12 όμως δεν τηρήθηκε η υπόσχεση 
του κ. ΥΕΘΑ για αναδρομικότητα από 1/1/2021! Πέραν αυτών, θεωρώ ηθική υποχρέωση του κ. ΥΕΘΑ την 
αναδρομική απόδοση του συνόλου των σχετικών κρατήσεων από την έναρξη επιβολής των, βάσει της 
απόφασης του ΣΤΕ, σύμφωνα με την Στρατιωτική δεοντολογία στην οποία έχουμε γαλουχηθεί!

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:30

Nα συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που 
τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:08 

Θα πρέπει να εφαρμοστεί η απόφαση του ΣΤΕ ως αφορά την Ν.4093/12

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:00 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:31 

Θα ήθελα να επισημάνω στους αγαπητούς μερισματούχους των ΜΤ τα παρακάτω:

1. Τα ποσά που εισπράττονται από τα ΜΤ, από την κράτηση του Ν 4093/2012, προστίθενται κάθε χρόνο στο 
συνολικά έσοδα των ταμείων και συμπεριλαμβάνονται στα κέρδη προς διανομή που αποδίδονται στους 
μερισματούχους υπό μορφή μερίσματος.(Τα έσοδα του 2012 αποδόθηκαν με το μέρισμα του 2013,Τα έσοδα του 
2013 αποδόθηκαν με το μέρισμα του 2014 κ.ο.κ.)Επομένως σε περίπτωση αναδρομικής εφαρμογή θα πρέπει 
αντίστοιχα να γίνει επαναπροσδιορισμός της τιμής μεριδίου.

2. Σε όσους συνταξιοδοτήθηκαν από 1-1-2017 και μετά δεν γίνονταν κράτηση του Ν.4093/2012, αλλά από το 
2011 πλήρωναν την ειδική εισφορά του Ν.3986/2011 ποσοστού 1% επί των ακαθάριστων αποδοχών τους η 
οποία αποδίδονταν στα ΜΤ.
Κατά συνέπεια δεν θα πρέπει να τίθεται θέμα διακριτικής μεταχείρισης.
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Σε κάθε περίπτωση αυτό που θα πρέπει να απασχολήσει του μερισματούχους μετά τους πανηγυρισμούς της 
κατάργησης, είναι το πως θα αναπληρωθούν αυτές οι απώλειες εσόδων από τα ΜΤ για να μην γίνουν νέες 
μειώσεις

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:48 

Εφαρμογή των αποφάσεων του ΣτΕ όπως προβλέπεται και από το χρόνο που προβλέπεται. Έτσι θα θα υπάρξει 
αυτοσεβασμός και σεβασμός από όλους προς όλους.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:07 

Θα ήθελα να επισημάνω στους αγαπητούς μερισματούχους των ΜΤ τα παρακάτω:

1. Τα ποσά που εισπράττονται από τα ΜΤ, από την κράτηση του Ν 4093/2012, προστίθενται κάθε χρόνο στο 
συνολικά έσοδα των ταμείων και συμπεριλαμβάνονται στα κέρδη προς διανομή που αποδίδονται στους 
μερισματούχους υπό μορφή μερίσματος.(Τα έσοδα του 2012 αποδόθηκαν με το μέρισμα του 2013,Τα έσοδα του 
2013 αποδόθηκαν με το μέρισμα του 2014 κ.ο.κ.)Επομένως σε περίπτωση αναδρομικής εφαρμογή θα πρέπει 
αντίστοιχα να γίνει επαναπροσδιορισμός της τιμής μεριδίου.

2. Σε όσους συνταξιοδοτήθηκαν από 1-1-2017 και μετά δεν γίνονταν κράτηση του Ν.4093/2012, αλλά από το 
2011 πλήρωναν την ειδική εισφορά του Ν.3986/2011 ποσοστού 1% επί των ακαθάριστων αποδοχών τους η 
οποία αποδίδονταν στα ΜΤ.
Κατά συνέπεια δεν θα πρέπει να τίθεται θέμα διακριτικής μεταχείρισης.

Σε κάθε περίπτωση αυτό που θα πρέπει να απασχολήσει του μερισματούχους μετά τους πανηγυρισμούς της 
κατάργησης, είναι το πως θα αναπληρωθούν αυτές οι απώλειες εσόδων από τα ΜΤ για να μην γίνουν νέες 
μειώσεις

κ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:34 

Έκφραση συγγνώμης για την έλλειψη νωρίτερης νομοθετικής επίλυσης του συγκεκριμένου ζητήματος.
Καταβολή αναδρομικών από την γνωστοποίηση στο ΥΠΕΘΑ της συναφούς δικαστικής απόφασης.
Καταβολή αφορολόγητων των ποσών κατόπιν συμψηφισμού με τους τόκους των οφειλομένων.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:09 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:54 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν. 4093/12, ο κος ΥΕΘΑ δεν τήρησε την 
υπόσχεσή του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021, όπως είχε διαρρεύσει στον τύπο στο προσχέδιο νόμου 
τον Μάϊο 2022.
Πέραν αυτών, αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου, ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των 
αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ, (ήτοι: των υπ’ αρ. 2287 – 2288/2015 αποφάσεων
της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ)), καθώς η αναδρομικότητα των επιστραφέντων ποσών, 
έπρεπε να ισχύει από τις 13 Μαΐου του 2016, (έναρξη ν. 4387/16), όπως τονίζει και η ΕΑΑΑ στην πρόσφατη 
ανακοίνωση της και όχι μόνο από την 1/1/2021. (βλ. εδώ: https://eaaa.gr/%ce%b7-%ce%b8%ce%ad%cf%83%ce
%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b5%ce%b1%ce%b1%ce%b1-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%ba
%ce%b1%cf%84%ce%ac%cf%81%ce%b3%ce%b7%cf%83%ce%b7-%cf%84%cf%89%ce%bd-%ce%bc%ce%b5/ )

Σας ευχαριστώ για το βήμα.
Απόστρατος Αξκός ΠΑ / ΑΣΣΥ
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:07 

Συμμόρφωση με απόφαση ΣΤΕ και χορήγηση αναδρομικών κρατήσεων ν.4093/12 από Μάιο 2016.Σε κάθε 
περίπτωση όχι μετά την 01/01/2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 17:08 

Επιτέλους σεβασμός στις αποφάσεις της δικαιωσύνης αλλά και των δικών σας υποσχέσεων εδώ και 2 χρόνια 
τώρα κατόπιν πολλών επερωτήσεων στη ΒτΕ απαντούσατε ότι θα δωθούν αναδρομικά από 1-1-2021 τώρα 
αυτοαναιρείσθαι.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:56

Η κυβέρνηση όχι μόνο δεν εφαρμόζει την απόφαση του ΣΤΕ, αλλά έρχεται δυστυχώς να κοροιδέψει ακόμη μια 
φορά τους Απόστρατους και παράλληλα να αυτοδιαψευσθεί με αυτά που υποσχέθηκε, δηλαδή τη χορήγηση 
των αναδρομικών από 1/1/2021.Ήταν το ελάχιστο και πιό έντιμο το να τηρήση την υποσχεσή της.Άλλωστε δεν 
επηρρεάζεται ο προυπολογισμός και αποτελεί εισήγηση του ΜΤΑ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:56 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:46 

Με το νομοσχέδιο προσαυξάνονται μερίσματα για αποστράτους του ΜΤΣ απο Ταξιαρχο και ανω ενω για τους 
κατωτερους των ΜΤΣ-ΜΤΝ-ΜΤΑ οχι και ειναι αδικια,ενω οι κρατησεις /αναδρομικα ειναι απο 1-1-2022 και χοι 
σε εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ και της απόφασης-εισήγησης του ΜΤΑ για την κατάργηση της κράτησης 
από 1-1-2021.
Η θέση της ΕΑΑΑ για την κατάργηση των μειώσεων του ν. 4093/2012 για το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας.
https://eaaa.gr/%ce%b7-%ce%b8%ce%ad%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%b5%ce%b1%ce%b1%ce%b1-%ce
%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%ba%ce%b1%cf%84%ce%ac%cf%81%ce%b3%ce%b7%cf%83%ce%b7-%cf
%84%cf%89%ce%bd-%ce%bc%ce%b5/

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:51 

Η κυβέρνηση τότε είχε υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ. Πολλώ δε μάλλον η σημερινή, 
καθώς το εν λόγω, πλέον χρονίζων θέμα,καθιστά ευθεία παραβίαση του σεβασμού προς τις αποφάσεις του 
ΣτΕ. Να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε 
κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ,του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της 
ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:33 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:49 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:40 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:50 

Αγαπητοί Συνάδελφοι
Με σκοπό την αναγραφή σχολίων στο πολυνομοσχέδιο παρουσιάζω ένα προσχέδιο ανά άρθρο . Οποίος 
επιθυμεί μπορεί να αντιγράψει κατ ευθείαν το κάθε άρθρο και να το αναρτήσει Επισημαίνω ότι σε περίπτωση 
που στα άρθρα 15 και 35 δεν επέλθει καμία τροποποίηση θα πρέπει να κινηθούμε εντός τριμήνου διαφορετικά 
μετά την δημοσίευση με άλλη διαδικασία .
Άρθρο 15 Σχόλιο
Κατάργηση των αντισυνταγματικών εισφορών των μερισματούχων του ΜΤΑ υπέρ ΝΙΜΤΣ και ελεύθερη 
πρόσβαση αυτών μετά των οικογενειών τους ως δικαιούχοι, όπως αυτό συμβαίνει με τους χιλιάδες δικαιούχους
πολίτες στα Στρατιωτικά νοσοκομεία και στο ΝΙΜΤΣ . Η επί πλέον εισφορά που επιβάλλεται έως 1% εκ της 
βασικής σύνταξης, για τους απόστρατους όπως καθορίζεται στο άρθρο 15 παρ 2β, με την τροποποίηση του 
άρθρου 10 του αν 1137/1946, αποτελεί εμπαιγμό αφού ανεβάζει το μηνιαίο ποσό εκ της βασικής σύνταξης στο 
7% μη απαλασσομένου του 3% εκ του μερίσματος, όταν το σύνολο του Δημοσίου πληρώνει εισφορά 6%.
Άρθρο 35 Σχόλιο
Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

Εφαρμογη αποφασεων των δικαστηριων.ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:51 
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Η κυβέρνηση οφείλει να πειθαρχίσει στην απόφαση του ΣτΕ και τα αναδρομικα να δοθούν από Μάιο 2016 έστω 
και με δόσεις.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:18 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 

Η κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα 
ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να 
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:40 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:55 

Ζητώ την εφαρμογή του ΣΤΕ για την κράτηση Ν.4093/12, αν θέλουμε να χαρακτηριζομαστε ευνομούμενο 
κράτος.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:14 

Δώστε το «Κύρος και την Αξία» στην έννοια της Δικαιοσύνης. Εφαρμόστε άμεσα τις αποφάσεις αυτής και μεταξύ
άλλων και των υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεων τής Ολομέλειας τού Συμβουλίου τής Επικρατείας (ΣτΕ).

 17 Δεκεμβρίου 2022, 08:01 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση – εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση απο 1-1-2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 07:48

Σε καθε περιπτωση πρεπει να εφαρμοσθει η αποφαση του δικαστηριου,επισης και η εισηγηση του ΜΤΑ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 02:26 

Να ισχύσει η αναδρομικότητα,..τουλαχιστον.. από 1/1/2021.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:11 

Είναι εμπαιγμός! Κανονικά θα έπρεπε να δωθούν από το ’16.Ειναι χρήματα που ανήκουν στους συνταξιούχους 
και πρέπει να τους δωθούν πίσω. Είναι δικά τους λεφτά (πως να το πούμε να γίνει κατανοητό?).
Αντί να γίνει αυτό έρχεται τώρα ο υπουργός και ούτε την αναδρομικοτητα από 1-1-21 τηρεί. Βάζει το τελευταίο 
έτος μόνο. Ντροπη, αλλά τι λέω τώρα!!!

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:49 

Αν και στην ΑΝΑΛΥΣΗ ΣΥΝΕΠΕΙΩΝ ΡΥΘΜΙΣΗΣ αναφέρεται ρητά ότι οι κρατήσεις κρίθηκαν αντισυνταγματικές 
από το Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ) το 2015, με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειάς 
του, η συμμόρφωση της πολιτείας για την κατάργηση γίνεται 6 χρόνια μετά, από 1-1-2022. Η πολιτεία έχει 
υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο 
του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. ΟΛΑ ΤΑ ΑΛΛΑ ΑΠΟΤΕΛΟΥΝ ΕΜΠΑΙΓΜΟ ΤΩΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΩΝ.!

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:07 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:40 

Καλό θα ήταν, να φροντίζει η εκάστοτε κυβέρνηση, να τηρεί τις αποφάσεις τού ΣΤΕ (κατάργηση τού 4093/12 
και αναδρομικά από τον Μάιο τού 2016).
Εδώ βέβαια φαίνεται ότι δεν τηρούνται πια ούτε τα προσχήματα (αναδρομικά από Ιανουάριο τού 2021).

Ζητώ την άμεση εφαρμογή τής απόφασης τού ΣΤΕ για τον ν.4093/12.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:00 

Αφού η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί και αφού οι κρατήσεις κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το 
Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ) το 2015, με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της ολομέλειας και τέλος 
αφού με την απόφαση του ΣΤΕ υπάρχει αναδρομικότητα για όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε
εφαρμογή ο ν.4387/2016, τότε γιατί το κουβεντιάζουμε….; Για να σοβαρευτούμε λίγο…Θέλουμε να λεγόμαστε 
ευνομούμενη χώρα και διαβουλευόμαστε τα αυτονόητα…; Παλιά λέγανε: Όποιος δεν θέλει να ζυμώσει 10 μέρες 
κοσκινίζει.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:06 

Κύριε Υπουργέ της Εθνικής μας Άμυνας. Έχετε ανακοινώσει ότι θα σεβαστείτε τις αποφάσεις του ΣτΕ και έχετε 
δεσμευθεί σε αλλεπάλληλες ερωτήσεις εντός και εκτός του Κοινοβουλίου ότι η αναδρομικότητα των κρατήσεων
θα ισχύσει από 1.01.21. Σε λίγο καιρό θα απευθυνθείτε στον λαό και θα ζητήσετε την ψήφο του. Πως να σας 
εμπιστευτεί ξανά και να πιστέψει στα λεγόμενά σας!!!! Οι λέξεις ΄Αξιοπιστία και Συνέπεια΄ ασφαλώς σας είναι 
γνωστές. Τι λέτε κύριε Υπουργέ;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:48 

ΕΙΝΑΙ ΑΠΑΡΑΔΕΚΤΟ ΝΑ ΜΗΝ ΕΦΑΡΜΟΖΕΙ ΤΟ ΚΡΑΤΟΣ ΟΤΑΝ ΤΟ ΙΔΙΟ ΤΟ ΚΡΑΤΟΣ ΣΤΙΣ ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΤΟΥ ΜΕ ΤΟΥΣ 
ΠΟΛΙΤΕΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΧΡΕΩΝΕΙ ΝΑ ΚΑΤΑΦΕΥΓΟΥΝ ΣΤΑ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΑ.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:40 

Γιατί οι απόστρατοι θα πρέπει να αναγκαζονται να πληρώνουν δικηγόρους για τα εύλογα. Είμαστε Κρατος 
Δικαίου μερικώς? Ένας νέος Νόμος δεν μπορεί να είναι ανίθετος σε παλίες και μη εφαρμόσιμες αποφάσεις 
Δικαστηρίων και ΣΤΕ εως σήμερα. Απαιτείται ίδια μεταχείρηση με τους αποστρατευθέντες μετά τον Μάιο 2016, 
στούς οποίους δεν γίνονται οι κρατήσεις του 4093/12. Επί 6,5 έτη υπάρχουν συνάδελφοι 2 ταχυτήτων. Τα 
αναδρομικά πρέπει να αφορούν όλη την περίοδο της αδικίας, από Μάιο 2016 και εντεύθεν…όλα τα παραπάνω 
γραφέντα από όλους πρέπει να λειφθούν σοβαρά υπόψιν ..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:50 

Η κατάργηση του νόμου4093 για τους αποστρατους πριν το 2016 ειναι δικαιη και σωστή ετσι ώστε να υπάρχει η
ιδια οικονομική πολιτική για όλους τους απόστρατους ανεξαρτήτου έτους αποστρατείας.
Ακόμη, η αναδρομικότητα του νόμου πρέπει να συνάδει με απόφαση του ΣΤΕ αλλά και με το πνεύμα της 
δικαιοσύνης και της ηθικής απέναντι στους απόστρατους.
Ως εκ τούτου εισηγούμαι η αναδρομικότητα του να είναι σύμφωνη με την απόφαση του ΣΤΕ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:59 

Να σταματήσει η κοροϊδία, άμεση υλοποίηση των δικαστικών αποφάσεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:32 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:16 

Δυστυχώς στην Ελλάδα επικαλούμαστε συνεχώς το Διεθνές Δίκαιο για τα γνωστά προβλήματα με τη γείτονα, 
ότι θα πρέπει να εφαρμόζει τα ισχύοντα σε αυτό αλλά στις εσωτερικές καταδικαστικές έννομες αποφάσεις που 
έχουν κριθεί και αντισυνταγματικές με την σφραγίδα του ΣτΕ, το κράτος να μην τις εφαρμόζει και ειδικά για 
πλεονασματικά έσοδα όπως του ΜΤΑ που δεν αφορούν και δεν επηρεάζουν τον Κρατικό Προυπολογισμό. Άμεση
λοιπόν απόδοση στους δικαιούχους τουλάχιστον από 1-1-2021 όπως εισηγείται το ΜΤΑ,ΓΕΑ,ΕΑΑΑ προς 
αποκατάσταση της έννομης τάξης, εάν θέλουμε να θεωρούμαστε ευνομούμενη Δημοκρατία.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:57 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:36 

Η κάθε κυβέρνηση και ο κάθε υπουργός, πρέπει να δίνουν το καλό παράδειγμα και να σέβονται τις αποφάσεις 
της δικαιοσύνης.
Έχουμε χορτάσει από υποσχέσεις και λόγια δίχως αντίκρισμα.
Θα πρέπει να δοθούν τα αναδρομικά από το Μάιο του 2016 αφού η κράτηση αυτή έχει κριθεί τελεσίδικα ως 
παράνομη και καταχρηστική.
Επιπλέον πρέπει να υπάρχει ισότητα μεταξύ των συναδέλφων.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:38 

Τροποποίση του άρθρου ώστε να συμπεριλάβει την απόδοση των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των 
αποφάσεων του ΣΤΕ ή κατ’ελάχιστον την τήρηση των υπεσχεμένων του κ. ΥΕΘΑ για απόδοση των αναδρομικών
από 01/01/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:22 

Να εφαρμοστεί η απόφαση του ΣΤΕ ή σε κάθε περίπτωση την απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση 
της κράτησης από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:05 

Όσοι έχουν ασχοληθεί με τον τρόπο λειτουργίας των μετοχικών ταμείων θα πρέπει να γνωρίζουν ότι το μέρισμα
προέρχεται το ποσό που απομένει εάν από τα συνολικά έσοδα του έτους αφαιρεθούν τα συνολικά έξοδα.
Ως έσοδα θεωρούνται οι πάσης φύσεως εισπράξεις από οποιαδήποτε πηγή προέλευσης (Πάγια δικαιώματα από 
τις αποδοχές των εν ενεργεία, αναγνωρίσεις προϋπηρεσίας, μίσθωση ακίνητης περιουσίας, κρατήσεις 
δαπανών, ειδική εισφορά του Ν.3986/2011, εισφορά του Ν. 4093/2012, κρατήσεις ΒΟΕΑ κ.λ.π.) ενώ ως έξοδα 
θεωρούνται οι πάσης φύσεως υποχρεώσεις που πρέπει να εξοφληθούν εντός του ίδιου έτους (Καταβολή ΒΟΕΑ, 
Βοηθήματα θανάτου, φόρος εισοδήματος, απόδοση ΦΠΑ, ΕΝΦΙΑ, δικαστικές δαπάνες, μισθοδοσία προσωπικού,
αποθεματικό κ.λ.π.) Επομένως οι εισφορές που εισπράχθηκαν από το 2012 μέχρι και το 2021 έχουν 
συμπεριληφθεί στο ποσό διανεμήθηκε σαν μέρισμα όλα αυτά τα χρόνια. Κατά συνέπεια σε περίπτωση 
αναδρομικής εφαρμογής του νόμου θα πρέπει να επαναπροσδιορισθεί το προς διανομή ποσό, να διαμορφωθεί 
η τιμή μεριδίου στα νέα (μειωμένα) έσοδα και τα αναδρομικά να συμψηφισθούν με το επιπλέον μέρισμα που 
χορηγήθηκε. Επίσης θα πρέπει να επιστραφεί το επιπλέον ποσό μερίσματος που χορηγήθηκε σε όσους 
συνταξιοδοτήθηκαν από 1-1-2017 και δεν τους γίνονταν κρατήσεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:04 

Να ισχύσει η αναδρομικότητα, από 1/1/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:43 

Η άποψή μου είναι ότι πρέπει να εφαρμόζονται οι αποφάσεις της δικαιοσύνης όπως προβλέπεται και όχι κατά 
το δοκούν. Σε παρόμοια περίπτωση πως θα λειτουργούσε το κράτος και οι νόμοι αν οι πολίτες τους εφάρμοζαν 
όπως τους βολεύει?

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:37 

Τηρήστε την απόφαση του ΣτΕ.
Μη μας ωθείτε σε δαπανηρές δικαστικές προσφυγές για να διεκδικήσουμε αυτό που δικαιούμαστε, αυτό που 
μας στέρησαν,την αξιοπρέπεια μας.
Να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.
Μην αγνοείτε την απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και την σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση
από 1-1-2021.
Ζηταμε ίδια μεταχείρηση με τους αποστρατευθέντες μετά τον Μάιο 2016.
ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ ΤΩΡΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:16 
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Όπως και να έχει η άποψή μου είναι ότι πρέπει να εφαρμόζονται οι αποφάσεις της δικαιοσύνης όπως 
προβλέπεται και όχι κατά το δοκούν. Σε παρόμοια περίπτωση πως θα λειτουργούσε το κράτος και οι νόμοι αν 
οι πολίτες τους εφάρμοζαν όπως τους βολεύει?

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:03 

Είναι υποχρέωση της Πολιτείας να συμμορφωθεί στην απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας. Εάν αυτό δεν 
είναι δυνατόν ας υιοθετήσει την πρόταση του ΜΤΑ και επιτέλους ας αποδώσει το ελάχιστο στους δικαιούχους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:15 

Η κυβέρνηση έχει υποχρέωση έστω και την ύστατη στιγμή με το παρόν σχέδιο νομού να συμμορφωθεί με την 
απόφαση του ΣτΕ και να φροντίσει να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε 
εφαρμογή ο ν.4387/2016. Επίσης δεν μπορεί να αγνοεί την εισήγηση του ΜΤΑ με την οποία προτείνει την 
αναδρομική ισχύ κατάργησης της κράτησης από 1-1-2021 και όχι από 1-1-2022,όπως προτείνεται με τον παρόν 
νομοσχέδιο.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:09 

Διαμαρτυρομαι γιατι η κυβερνηση μας ειπε ψεμματα οτι θα συμμορφωθει με την αποφαση του ΣΤΕ και δεν το 
εκανεστον ν.4387/2016 το νομοσχεδιο σας μας αδικει καταφωρα εναντι ολων των αλλων Ελληνων 
εργαζομενων σε σχεση με την προσφερομενη εργασια μας κατα συνεπεια μας αδικει και ως συνταξιουχους – 
αποστρατους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:48 

Άρθρο 35 Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και 
τους οικείους Ειδικούς Κλάδους.

Από την στιγμή που δεν υπάρχει οικονομικό πρόβλημα στα Μετοχικά ταμεία θα πρέπει να τηρηθεί η αρχική 
υπόσχεση και να δοθούν τα αναδρομικά από 01/01/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:44 

Άρθρο 35 Σχόλιο
Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 , ενώ εχει κριθεί παράνομη κράτηση και όφειλε η κυβέρνηση να 
εφαρμόσει τις δικαστικές αποφάσεις . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021. Η υπόσχεση του ΥΕΘΑ ηταν πριν να υποβληθεί σε ψήφιση νομού πριν 3 
χρονιά ..Αναμονή των εα στελεχών και διαχωρισμός αυτών σε πριν του 2016 και μετα του 2016 . Η 
εμπιστοσύνη προς το πρόσωπο του χάθηκε

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:34 

Σε μία σοβαρή και ευνομούμενη πολιτεία πρέπει να εφαρμόζονται οι αποφάσεις στο ακέραιο. Σε οποιαδήποτε 
άλλη περίπτωση εφαρμογής νόμων και αποφάσεων, κατά το δοκούν, είτε από το κράτος είτε από τους πολίτες 
αναιρεί τον όρο ευνομούμενη.
Επομένως εφαρμογή των αποφάσεων του ΣτΕ όπως προβλέπεται.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:06 
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Ζητώ την εφαρμογή του ΣΤΕ για την κράτηση Ν.4093/12

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:59 

Για λόγους ισονομίας τα αναδρομικά πρέπει να δοθούν από το 2016. Όποιο ταμείο δεν θα μπορεί μετά από 
αυτό δεν θα μπορεί να ανταπεξέλθει να κόψει ανάλογα το μέρισμα από όλους τους μερισματούχους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά ΟΛΑ τα ποσά 
από τον ΜΑΙΟ του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.
ΑΠΑΡΑΔΕΚΤΗ η πρόταση για επιστροφή των παράνομα κρατήσεων από την 1-1-22.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς του ν 4093/12, ο κ. ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή του 
για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021.
Εκτός από τα ανωτέρω μια ευνομούμενη πολιτεία θα πρέπει να εφαρμόσει την/ις απόφαση/σεις του ΣτΕ και όχι
μόνο από 1/1/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:35 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

Παρά το θετικό της απόφασης για παύση της εισφοράς εκ του ν 4093/12, ο κ ΥΕΘΑ δεν τήρησε την υπόσχεσή 
του για απόδοση αναδρομικών από 1/1/2021 . Πέραν αυτών αιτούμαι την τροποποίηση του άρθρου ,ώστε να 
συμπεριλάβει την απόδοση του συνόλου των αναδρομικών όλων των ετών, βάσει των αποφάσεων του ΣτΕ και 
όχι μόνο από 1/1/2021…..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:40

Κάθε δημοκρατική κυβέρνηση πρέπει να συμμορφωνεται με τις αποφάσεις του ΣτΕ. Εφαρμογή της απόφασης 
λοιπόν του ΣτΕ και επιστροφή των παρανόμως παρακρατηθεντων χρημάτων στους δικαιούχους, είναι η μόνη 
απόφαση που μπορεί να παρθεί.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

Καλησπερα.Η κυβερνηση να εφαρμοσει τις αποφασεις του δικαστηριου.Εμεις μια ζωη τηρουσαμε νομους και 
διαταγες.ΕΙΝΑΙ ΔΙΚΙΟ ΑΥΤΟ΄΄΄΄

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 
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Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:01 

Εάν υπήρχε σοβαρότητα θα είχαν συμμορφωθεί με τις αποφάσεις του ΣΤΕ και ο κόσμος Υπουργός δεν θα 
κοροιδευε ας πράξει αυτό που ο ίδιος δήλωνε.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.
Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση του και απόδοση
των αναδρομικών από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

Ειναι απαραδεκτο ο ν.4993 να έχει βγει αντισυνταγματικος απο το 2917, ο υπουργος να διαβεβαιώνει μεσα στη 
βουλη και σε απαντήσεις κομματων ιτι η καταργηση του θα εχει αναδρομικη ισχύ απο το 2021 (έστω) και να 
έρχεται σημερα να νομοθετει την κατάργησή του απο το 2022.
Ντροπη κ. Υπουργε

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:01 

Όταν σε οποιαδήποτε δημόσια συζήτηση οι πάντες λένε ότι έχουν εμπιστοσύνη στις δικαστικές αποφάσεις, έτσι 
και η πολιτεία πρέπει να εφαρμόσει την απόφαση του ΣτΕ (ν.4387/2016), όπου έκρινε την παρακράτηση του 
μερίσματός μας (ν.4093/2012) ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ.
Η απόφαση ορίζει και την έναρξη της αναδρομικότητας για όλα τα παρακρατηθέντα ποσά, όπου εφαρμόστηκε 
η παρακράτηση.
Ζητώ από την πολιτεία την εφαρμογή της απόφασης του ΣτΕ (ν.4093/2012).

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:12 

Κύριε Υπουργέ της Εθνικής μας Άμυνας. Έχετε ανακοινώσει ότι θα σεβαστείτε τις αποφάσεις του ΣτΕ και έχετε 
δεσμευθεί σε αλλεπάλληλες ερωτήσεις εντός και εκτός του Κοινοβουλίου ότι η αναδρομικότητα των κρατήσεων
θα ισχύσει από 1.01.21. Σε λίγο καιρό θα απευθυνθείτε στον λαό και θα ζητήσετε την ψήφο του. Πως να σας 
εμπιστευτεί ξανά και να πιστέψει στα λεγόμενά σας!!!! Οι λέξεις ΄Αξιοπιστία και Συνέπεια΄ ασφαλώς σας είναι 
γνωστές. Τι λέτε;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 

Να ισχύσει η αναδρομικότητα, από 1/1/2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:28

Θα πρέπει να εφαρμοστεί η απόφαση του ΣΤΕ ως αφορά την Ν.4093/12
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:45 

Η κατάργηση του νόμου4093 για τους αποστρατους πριν το 2016 ειναι δικαιη και σωστή ετσι ώστε να υπάρχει η
ιδια οικονομική πολιτική για όλους τους απόστρατους ανεξαρτήτου έτους αποστρατείας.
Ακόμη, η αναδρομικότητα του νόμου πρέπει να συνάδει με απόφαση του ΣΤΕ αλλά και με το πνεύμα της 
δικαοσύνης και της ηθικής απάναντι στους απόστρατους.
Ως εκ τούτου εισηγούμε η αναδρομικότητα του να είναι σύμφωνη με την απόφαση του ΣΤΕ.

Σμχος εα Μόσχου Νικόλαος

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:45 

Οι δικαστικές αποφάσεις και οι επίσημες δεσμεύσεις πρέπει να τηρούνται. Άλλως δημιουργείται αίσθημα 
εξαπάτησης στους πολίτες. Είναι θέμα κλονισμού της εμπιστοσύνης προς την κυβέρνηση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:36 

Με το Άρθρο 35 Καταργούνται οι μειώσεις του 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και 
Αεροπορίας και τους οικείους Ειδικούς Κλάδους.

Για τον λόγο αυτό, ζητώ την εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ και σε κάθε περίπτωση την απόφαση-εισήγηση 
του ΜΤΑ για την κατάργηση της κράτησης από 01/01/2021, και όχι από 01/01/2022.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 

Δυστυχώς η διαπίστωση είναι ότι η αναδρομικότητα δεν είναι από 1/1/21 σύμφωνα με τις αποφάσεις –
εισηγήσεις ΜΤΑ – ΕΑΑΑ , αλλά και τις δεσμεύσεις της κυβέρνησης από βήματος της ΒτΕ σε σχετικές ερωτήσεις .
Εισηγούμαι την διόρθωση του άρθρου 35 με εφαρμογή αναδρομικότητας από 1/1/21
Ε. Σπανομήτρος
Ασμχος(ΤΜΑ) ε.α

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:53 

Το θέμα είναι η συμμόρφωση της Πολιτείας με την απόφασης του ΣτΕ (ν.4387/2016) που έκρινε την 
παρακράτηση του (ν.4093/2012) στο μέρισμά μας αντισυνταγματική. Με αυτή την απόφαση ορίζεται και η 
έναρξη της αναδρομικότητας για όλα τα ποσά από το 2013, όπου αρχικά εφαρμόστηκε η παρακράτηση.
Κάθε άλλη προσέγγιση αποτελεί παρερμηνεία της απόφασης του ΣτΕ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:41 

Σε κάθε περίπτωση η πολιτεία πρέπει να δίνει πρώτη το παράδειγμα και να εφαρμόζει τους νόμους και τις 
αποφάσεις των δικαστηρίων. Τα αναδρομικά πρέπει να δωθουν από τον Μάιο του 2016,έστω και με δόσεις για 
να μην υπάρχουν πολίτες δύο ταχυτήτων. Όπως αυτοί που αποστρατευτηκαμε μετά τον Μάιο του 2016 δεν 
είχαν κρατήσεις του ν 4093, έτσι και οι οι πριν το Μάιο 2016 πρέπει να τα πάρουν στο ακέραιο σύμφωνα με την
απόφαση του ΣΤΕ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:28

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:25 

Να ισχύσει η απόφαση του ΣΤΕ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:08 

Πρέπει να έχει εφαρμογή από 1/1/2021

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:01 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί απολύτως με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016 στους συνταξιούχους καθώς και 
στους νόμιμους κληρονόμους τους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 

Επανειλημμένα ο κ.ΥΕΘΑ έχει δηλώσει για αναδρομική ισχύ της παύσης της κράτησης από 1-1-2021. Αυτή είναι 
και η θέση (όσον αφορά στην Αεροπορία) της ηγεσίας της, του ΜΤΑ και της ΕΑΑΑ. Δεν υπάρχει θέμα 
δημοσιονομικής στενότητας εφόσον είναι κονδύλια των μετοχικών ταμείων και τουλάχιστον το ΜΤΑ γνωρίζει 
πολύ καλά τις δυνατότητές του. Κανονικά σε ένα κράτος δικαίου και ισονομίας η παύση ενός 
αντισυνταγματικού νόμου πρέπει να ισχύει από την χρονολογία που καθορίζει η Δικαιοσύνη δηλαδή από το 
2016. Αλλά τουλάχιστον ας τηρούνται οι υποσχέσεις και οι προτάσεις των αρμοδίων φορέων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:45

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:45 

Αναδρομικά από 5/2016 με εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ ή σε κάθε περίπτωση την απόφαση-εισήγηση του 
ΜΤΑ για την κατάργηση της κράτησης από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:49 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:49 

Η πολιτική ηγεσία του ΥΕΘΑ επανειλλημένα στη Βουλή (κατόπιν σχετικών επερωτήσεων) διαμήνυσε ότι η 
κατάργηση της εισφοράς θα πραγματοποιηθεί από 01-01-2021. Υπάρχει λοιπόν ανακολουθία λόγων και 
πράξεων. Ενώ δεν δίνονται αναδρομικά έξι(6) ετών (σύμφωνα με την απόφαση του ΣτΕ) αφαιρούν και 
αναδρομικά ενός έτους που οι ίδιοι ανακοίνωσαν στη Βουλή. Απαράδεκτο.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 
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Είναι δικά μας λεφτά.
Οι αποφάσεις πρέπει να εκτελούνται.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:10 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:11 

Το θέμα είναι η συμμόρφωση της Πολιτείας με την απόφασης του ΣτΕ (ν.4387/2016) που έκρινε την 
παρακράτηση του (ν.4093/2012) στο μέρισμά μας αντισυνταγματική. Με αυτή την απόφαση ορίζεται και η 
έναρξη της αναδρομικότητας για όλα τα ποσά από το 2013, όπου αρχικά εφαρμόστηκε η παρακράτηση.
Κάθε άλλη προσέγγιση αποτελεί παρερμηνεία της απόφασης του ΣτΕ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:54 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:40 

Αναδρομικά από 5/2016 με εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ ή σε κάθε περίπτωση την απόφαση-εισήγηση του 
ΜΤΑ για την κατάργηση της κράτησης από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Ζητώ την εφαρμογή του ΣΤΕ για την κράτηση Ν.4093/12

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:27 

Ζητώ την εφαρμογή του ΣΤΕ για την κράτηση Ν.4093/

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:41 
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Σε ένα κράτος δικαίου τα αρμόδια εκτελεστικά όργανα υποχρεούνται να τηρούν απαρέγκλιτα τις αποφάσεις 
των δικαστικών οργάνων. Άμεση εφαρμογή των υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεων τής Ολομέλειας τού 
Συμβουλίου τής Επικρατείας (ΣτΕ). Συμβιβαστικές λύσεις δεν είναι και δεν πρέπει να γίνονται αποδεκτές

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:59 

Ζητώ την εφαρμογή του ΣΤΕ για την κράτηση Ν.4093/12

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:45 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:34 

Απαιτείται ίδια μεταχείρηση με τους αποστρατευθέντες μετά τον Μάιο 2016, στούς οποίους δεν γίνονται οι 
κρατήσεις του 4093/12. Επί 6,5 έτη υπάρχουν συνάδελφοι 2 ταχυτήτων. Τα αναδρομικά πρέπει να αφορούν 
όλη την περίοδο της αδικίας, από Μάιο 2016 και εντεύθεν

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:48 

Να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Εαν 
θέλετε οι πολίτες να εφαρμόζουν τους νόμους που ψηφίζει η Ελληνική δικαιοσύνη!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:30 

οι υποσχέσεις και οι αποφάσεις ,πρέπει να εκτελούνται.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:43 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:00 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:54 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
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αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ, του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:21 

Η εκάστοτε κυβέρνηση έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣτΕ και να δοθούν αναδρομικά 
όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να
αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ του Α/ΓΕΑ και η σύμφωνη γνώμη της ΕΑΑΑ για την κατάργηση από 1-
1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:28 

Πρέπει να εφαρμόζονται οι αποφάσεις της δικαιοσύνης.Τα αναδρομικά εκλείψει δημοσιονομικού χώρου πρέπει 
να δοδουν από 01/01/2021 που είπε το ΜΤΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:36 

Κύριοι πρέπει να σέβεστε τις δικαστικές αποφάσεις εις το ακέραιο και να μη τις εφαρμόζετε αλά καρτ. Ότι 
προβλέπει το Συμβούλιο της Επικρατείας και με τους ανάλογους τόκους. Έξι χρόνια παρανομείτε και εμπαίζετε 
τους συνταξιούχους

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:44 

Η πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά, 
των παράνομων κρατήσεων του ν.4093/2012, από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. 
Οποιαδήποτε άλλη απόφαση θα είναι άδικη και εις βάρος των αποστράτων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:04 

Να δοθουν τα αναδρομικα των εν αποστρατεια στρατιωτικων για τα μερισματα απο τον Μαιο του 2016 εως 
τωρα και οχι απο την 1-1-2022,
οφείλεται να λάβετε υπόψιν σας την απόφαση ΤΟΥ ΣΤΕ ΠΟΥ ΕΚΡΙΝΕ ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ ΤΗΝ ΚΡΑΤΗΣΗ, 
ΛΑΜΒΑΝΕΤΕ ΥΠΟΨΙΝ ΤΗΝΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ Ή ΟΧΙ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:29 

Σύμφωνα με την απόφαση του ΣΤΕ που έκρινε αντισυνταγματική την κράτηση του Ν.4093/12 από τα Μετοχικά 
Ταμεία είναι απαραίτητο σε κάθε περίπτωση η αναδρομική επιστροφή των εν λόγω παρακρατηθεντων ,από την
ημερομηνία εφαρμογής του νόμου με τόν όποιο έγιναν, δηλαδή από τον Μάιο του 2016. Σε κάθε περίπτωση,να 
νομοθετεί η εισήγηση του ΜΤΑ για αναδρομικοτητα από τον Ιαν.2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:08 

Υπόσχεση σας ήταν ο σεβασμός στις δικαστικές αποφάσεις, εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:14 
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Ζητείται η εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ ή σε κάθε περίπτωση η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την 
κατάργηση της κράτησης από 1-1-2021.

Ασμχος εα Μιχαλόπουλος Σωτήριος

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:41 

Το αυτονόητο : Να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο 
ν.4387/2016. Δηλαδή, πλήρης εφαρμογή του νόμου. Τόσο απλά!

Γρηγόρης Ιωαννίδης – Σμχος εα

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:29 

ζητείται η εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ ή σε κάθε περίπτωση η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την 
κατάργηση της κράτησης από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:48 

Αναδρομικότητα του Ν4093/12 από 1-1-2021.
Επίσης είναι ντροπή να πληρώνονται οι ΕΜΘ Αξκοι με μισθούς κατώτερου κλιμακίου.
Ακόμη οσοι ε.α (πριν το 2016) που εφάρμοσαν την τριετία Κονδύλη πληρώνονται μισθολογικά ένα βαθμό 
κάτω.Μηπως να πληρώνονται σύμφωνα με το μισθολογικό βαθμό που είχαν;
Θεωρώ θα ήταν πιο δίκαιο.Αλλωστε οι νόμοι για αυτό βελτιωνονται, για την δικαιότερη αντιμετώπιση των 
πολιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:49 

α) Στο σχέδιο νόμου που είχε διαρρεύσει στα ΜΜΕ τον περασμένο Μάιο, με το άρθρο 27 προβλέπονταν ότι οι 
κρατήσεις καταργούνταν από 1-1-2021 και όχι από 1-1-2022.β) Η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ ήταν η 
κατάργηση να γίνει από 1-1-2021.γ) Αν και στην ΑΝΑΛΥΣΗ ΣΥΝΕΠΕΙΩΝ ΡΥΘΜΙΣΗΣ αναφέρεται ρητά ότι οι 
κρατήσεις κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ) το 2015, με τις υπ’ αρ. 2287-
2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειάς του, η συμμόρφωση της πολιτείας για την κατάργηση γίνεται 6 χρόνια 
μετά, από 1-1-2022.Ζητώ λοιπόν η πολιτεία να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν 
αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση 
δεν μπορεί να αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:12 

1.οι κρατήσεις κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ) το 2015, με τις υπ’ αρ. 
2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειάς του.

2.αγνοείται η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

3. πόσο θα επιβαρυνθούν τα οικονομικά της Χώρας με ένα επιπλέον χρόνο αναδρομικά όπως υπήρξαν οι 
δεσμεύσεις ?

συμπέρασμα ΑΝΤΕ ΓΕΙΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:01 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:31 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:57 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:29 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:47 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:16 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:13 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:00 

Να υπαρχει αναδρομικοτητα των κρατησεων απο 1-1-2021 συμφωνα με την αποφαση-εισηγηση του ΜΤΑ και 
συμφωνα με τις απαντησεις του Υπουργου απο το προηγουμενο ετος σε ολες τις επερωτησεις βουλευτων ολων 
των κομματων του ελληνικου κοινοβουλιου. Παναγιωτης Καστελλος Ασμχος(Ε)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:59

Κανονικά θα έπρεπε να δοθούν από τότε που κρίθηκε ο 4093 αντισυνταγματικός δλδ το 2016.Ο υπουργός 
Παναγιωτόπουλος μας διαβεβαίωνε ότι θα δοθούν από 1-1-21 και τελικά……..2022.Αξιοπιστία,εμπιστοσύνη…
άγνωστες λέξεις ;;;;
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:27 

Στην ΑΝΑΛΥΣΗ ΣΥΝΕΠΕΙΩΝ ΡΥΘΜΙΣΗΣ αναφέρεται ρητά ότι οι κρατήσεις κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το 
Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ) το 2015, με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειάς του, η 
συμμόρφωση της πολιτείας για την κατάργηση γίνεται 6 χρόνια μετά, από 1-1-2022.

Nα δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016 που 
προβλέπονταν και ειναι απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ.4

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Να εφαρμοστεί το αρθρο 35 από την 1-1-2021.Υπάρχουν δεσμεύσεις απο το βήμα της Βουλής.Τα ψέματα 
τελείωσαν..

Σγος (ΤΤΗ) ε.α. Καρυοφυλίου Παράσχος

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Η αναδρομικότητα πρέπει να είναι από 01/01/2021 μιας και όπως δήλωσε ο ίδιος κ. Πρωθυπουργός.
Υπίλαρχος ε.α. Τουλάκης Ιωάννης.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:05 

Το δικαιο ειναι να δοθουν τα αναδρομικα των εν αποστρατεια στρατιωτικων για τα μερισματα απο τον Μαιο του
2016 εως τωρα και οχι απο την 1-1-2022.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Παρά τις επανειλημμένες δεσμεύσεις και υποσχέσεις διαπιστώνεται ότι η αναδρομικότητα είναι από 1/1/22 και 
όχι από 1/1/21.
Προτείνεται η διόρθωση του άρθρου με αναδρομικότητα από 1/1/21, σύμφωνα και με τις δεσμεύσεις των 
αρμοδίων από βήματος ΒτΕ σε σχετικές ερωτήσεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:34 

Ζητώ να εφαρμοστεί το αρθρο 35 από την 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:23

ΖΗΤΩ Η ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΤΟΥ Ν.4093/12 ΝΑ ΙΣΧΥΕΙ ΑΠΟ 1-1-12021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:35 

Αν και οι κρατήσεις κρίθηκαν αντισυνταγματικές από το Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ) το 2015, με τις υπ’ 
αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειάς του, η συμμόρφωση της πολιτείας για την κατάργηση γίνεται 6 
χρόνια μετά, από 1-1-2022.
Nα δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:34 
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ΚΑΛΗΜΕΡΑ .
ΣΤΑ ΠΛΑΙΣΙΑ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ ΤΗΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΤΟΥ ΣΤΕ ΠΟΥ ΕΚΡΙΝΕ ΑΝΤΙΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ ΤΗΝ ΚΡΑΤΗΣΗ ΤΟΥ 
Ν.4093/12 ΑΠΟ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ (ΜΤΣ-ΜΤΑ-ΜΤΝ) ΚΡΙΝΕΤΑΙ ΑΠΑΡΡΑΙΤΗΤΟ ΣΕ ΚΑΘΕ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ Η 
ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΕΠΙΣΤΡΟΦΗ ΤΗΣ ΕΝ ΛΟΓΩ ΚΡΑΤΗΣΗΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΗΜΝΙΑ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ ΤΟΥ Ν.4387/2016 ΜΕ ΤΟΝ 
ΟΠΟΙΟ ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΘΗΚΕ.ΔΗΛΑΔΗ ΑΠΟ ΤΟΝ ΜΑΙΟ ΤΟΥ 2016. ΣΕ ΚΑΘΕ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΝΑ ΝΟΜΟΘΕΤΗΘΕΙ Η 
ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΤΟΥ ΜΤΑ ΓΙΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΟΤΗΤΑ ΑΠΟ ΙΑΝ 2021

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:22 

H πολιτεία έχει υποχρέωση να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά 
από τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:45 

α) Στο σχέδιο νόμου που είχε διαρρεύσει στα ΜΜΕ τον περασμένο Μάιο, με το άρθρο 27 προβλέπονταν ότι οι 
κρατήσεις καταργούνταν από 1-1-2021 και όχι από 1-1-2022.

β) Η απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ ήταν η κατάργηση να γίνει από 1-1-2021.

γ) Αν και στην ΑΝΑΛΥΣΗ ΣΥΝΕΠΕΙΩΝ ΡΥΘΜΙΣΗΣ αναφέρεται ρητά ότι οι κρατήσεις κρίθηκαν αντισυνταγματικές 
από το Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ) το 2015, με τις υπ’ αρ. 2287-2288/2015 αποφάσεις της Ολομέλειάς 
του, η συμμόρφωση της πολιτείας για την κατάργηση γίνεται 6 χρόνια μετά, από 1-1-2022.

Ζητώ λοιπόν η πολιτεία να συμμορφωθεί με την απόφαση του ΣΤΕ και να δοθούν αναδρομικά όλα τα ποσά από 
τον Μάιο του 2016 που τέθηκε σε εφαρμογή ο ν.4387/2016. Σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να αγνοείται η 
απόφαση-εισήγηση του ΜΤΑ για την κατάργηση από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:49 

Υπόσχεση σας ήταν ο σεβασμός στις δικαστικές αποφάσεις, οφείλεται να λάβετε υπόψιν σας την απόφαση και 
να δοθεί από το 2016, εσείς δεν λαμβάνεται ούτε την προτροπή του ΜΤΑ ώστε να δοθεί από 1-1-2021 όπως 
ήταν και η υπόσχεση του ΥΕΘΑ!!
Σεβαστείτε τις θυσίες μας και κάντε τα αυτονόητα

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:49 

Η προτεινόμενη, από 1η Ιαν. 2022, κατάργηση της αναδρομικότητα του Ν. 4093/12 όπως αυτή προσδιορίζεται 
στο Άρθρο 35 του νομοσχεδίου, αιφνιδιάζει δυσάρεστα τον εύρυθμο οικονομικό προγραμματισμό του συνόλου 
των εμπλεκομένων αποστράτων ΑΦΕΝΟΣ επειδή κατά την διαβούλευση του προηγούμενου νομοσχεδίου του 
ΥΠΕΘΑ (Μάιος 2022, Άρθρο 27) προβλεπόταν η κατάργηση της αναδρομικότητας από την 1η Ιαν. 2021 και 
ΑΦΕΤΕΡΟΥ επειδή η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου είχε ταχθεί, δεσμευτεί και ανακοινώσει από του βήματος 
της Βουλής την κατάργηση, από 1ης Ιαν. 2021, των υπόψη κρατήσεων.

Κατόπιν των ανωτέρω εισηγούμαι τον – από την 1η Ιαν.2021 – επαναπροσδιορισμό της αναφερόμενης στο 
άρθρο 35 του νομοσχεδίου εφαρμογής ισχύος της κατάργησης της αναδρομικότητας του Ν.4093/12.

Πασίνης Δημήτριος
Ταξχος (ε.α) Π.Α

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Την εφαρμογή της απόφασης του ΣΤΕ ή σε κάθε περίπτωση την απόφαση-εισήγηση του Μ.Τ.Α για την 
κατάργηση της κράτησης από 1-1-2021.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:04 
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Αναδρομικότητα απο 1/1/2021 γα την κατάργηση του 4093/2012 όπως ίσχυε στην κατάθεση του νομοσχεδίου 
απο ΥΠΕΘΑ τον Μαιο 2022
Σγός (ΤΥΤ) εα Πάσχος Κωνσταντίνος

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:32

Το μεγαλύτερο μέρος της αύξησης απο καταργηση Ν4093/2012 στα μερισματα το ”τρώει” ο διπλασιασμός της 
κράτησης του Ν.3865/10.
Υπαρχει Μείωση ΕΑΣ -Ν.3863/10,-Μείωση Ν.3865/10- Μείωση Ν.4024/11- Μείωση Ν.4051/12 -Μείωση 
Ν.4093/12 με τις αυξησεις το μεγαλυτερο μερος εξανεμιζεται.
Σε συνατξεις1300- 1400 ευρω και ανω αυτο που θα μεινει ειναι η καταργηση της Εκτακτης Εισφορας 
Συνταξιουχων και καταργηση Ν 4093/2012 απο μερισματα οχι συνταξεων που οριζει το ΣτΕ γιατι θα αυξηθουν 
οι κρατήσεις του Ν.3865/10.
Να εξεταστεί η κατάργηση του μνημονιακου νομου συνταξεων αποστρατων Ν 3865/10.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:55 

Ο κος ΥΕΘΑ έχει δεσμευτεί πολλες φορες δημόσια ότι η ημερομηνια εφαρμογής θα είναι η 1/1/2021. Επομένως 
πρεπει να αλλάξει η ημερομηνία από 1/1/2022 σε 1/1/2021. Υποπτεραρχος (εα) Γεροντιδης Θεοχαρης

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:23 

Δεν είναι σύννομη η κατάργηση από το 2022, καθώς είναι αντίθετη με τη διάταξη του άρθρου 111 παρ. 1 του 
Συντάγματος, κατά την οποία «κάθε διάταξη νόμου ή διοικητικής πράξης με κανονιστικό χαρακτήρα που είναι 
αντίθετη προς το Σύνταγμα καταργείται από την έναρξη της ισχύος του».
Επίσης ο ΥΕΘΑ ως όργανο της Εκτελεστικής εξουσίας παρεμβαίνει σε εκκρεμείς δίκες στις οποίες είναι διάδικο 
το Δημόσιο και που έχουν ασκηθεί πράγμα που αντίκειται στις συνταγματικές αρχές της ισότητας αλλά και της 
διακρίσεως των εξουσιών με συνέπεια η εισαγόμενη ρύθμιση να προσκρούει στο άρθρο 4 και 6 παρ. 1 ΕΣΔΑ, 
επειδή συνιστά παρεμπόδιση πρόσβασης στο Δικαστήριο.
Το νόμιμο είναι η κατάργηση από τις 1.1.2013 και αναζήτηση των παρανόμως παρακρατηθέντων σύμφωνα με 
τις διατάξεις περί παραγραφών των ΜΤ.
Η επιστροφή να γίνει οίκοθεν είτε εφ άπαξ καταβολή, είτε σε μηνιαίες δόσεις ανάλογα με τα αποθεματικά του 
έκαστου ΜΤ (ΜΤΣ-ΜΤΝ-ΜΤΑ).

Παναγιώτης Δ. Σταμάτης e-mail panos_stamatis@yahoo.gr
Πλωτάρχης ΠΝ ε.α.
Μέλος ΔΣ/ΕΑΑΝ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:41 

Ο χρόνος έναρξης κατάργησης της μείωσης Ν.4093/12, δεν μπορεί να σχετίζεται με το χρόνο ψήφισης του 
νομοσχεδίου. Η μείωση να ισχύσει απο την ημερομηνία που κρίθηκε ως αντισυνταγματική.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:25 

Με δεδομένες τις τοποθετήσεις και δεσμεύσεις της πολιτικής ηγεσίας τόσο στην Βουλή των Ελλήνων όσο και 
στις συναντήσεις με τα θεσμικά όργανα των αποστράτων, εισηγούμαι την εφαρμογή της αναδρομικότητας στο 
Άρθρο 35 από 1/1/2021
Χρήστος Κρασόγλου
Σγος (ΤΤΗ) εα

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:08 
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Ειναι κρίμα για εναν υπουργό να κοροϊδεύει τους αποστρατος, διότι αν και είχε υποσχεθεί εντος της βουλης 
των Ελλήνων αρκετές φορές ότι ο εν λόγω νομος κριθηκε αντισυνταγματικος απο το 2017 και θα είχε 
αναδρομιξη ισχύ απο 1.1.2021 βλέπουμε σημερα ότι μας κλέβει εναν χρονο αναδρομικά.
Ντροπη κ. Υπουργε

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:51 

Τον Μάιο 2022, με το υπό κατάθεση νομοσχέδιο του ΥΠΕΘΑ στη Βουλή με το άρθρο 27 προβλεπόταν η 
κατάργηση των μειώσεων του ν.4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία των ΕΔ. Οι κρατήσεις καταργούνται με 
αναδρομικότητα από 1-1-2021.
Στο άρθρο 27 του σχεδίου του τότε νομοσχεδίου αναφέρονται τα εξής:
Άρθρο 27
Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους
Από 1.1.2021 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του 
άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α’ 222), στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν 
στους μερισματούχους τους τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι οικείοι Ειδικοί 
Κλάδοι.»
Ως εκ τούτου με βάση τα ανωτέρω και με δεδομένες τις τοποθετήσεις και δεσμεύσεις της πολιτικής ηγεσίας 
τόσο στην Βουλή των Ελλήνων όσο και στις συναντήσεις με τα θεσμικά όργανα των αποστράτων, εισηγούμαι 
την εφαρμογή της αναδρομικότητας στο Άρθρο 35 από 1/1/2021

Χαράλαμπος Παπασπύρος
Ταξίαρχος (Μ) ε.α

 16 Δεκεμβρίου 2022, 01:02 

Δυστυχώς διαπιστώνεται ότι η αναδρομικότητα είναι από 01/01/2022.
Προτείνεται να διορθωθεί το άρθρο με αναδρομικότητα από 01/01/2021 σύμφωνα με τις δεσμεύσεις που 
δόθηκαν σε σχετικές ερωτήσεις στην Βουλή των Ελλήνων.

Δημήτριος Βαξεβανάκης
Πτέραρχος (Ι) ε.α.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:08 

Στο αρχικό σχέδιο Νόμου , όπως είχε κυκλοφορήσει τουλάχιστον, είχε προβλεφθεί κατάργηση από Ιανουάριο 
2021. Εφόσον η κυβέρνηση δεσμεύτηκε για κατάργηση από το 2021, οφείλει να τηρήσει τα υποσχόμενα. Το 
θέμα της οικονομικής επιβάρυνσης είναι εύκολο να επιλυθεί. Μόνο έτσι θα υπάρξει δικαίωση. Παραθέτω το τι 
είχε κυκλοφορήσει το ΥΠΕΘΑ στον ηλεκτρονικό τύπο :

<< Άρθρο 27
Κατάργηση μειώσεων ν. 4093/2012 για τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και τους 
οικείους Ειδικούς Κλάδους
Από 1.1.2021 καταργούνται οι μειώσεις που επιβάλλονται, σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του 
άρθρου πρώτου του ν. 4093/2012 (Α' 222), στα μερίσματα και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν 
στους μερισματούχους τους τα Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας και οι οικείοι Ειδικοί 
Κλάδοι.»

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:17 

Δυστυχώς, αν και επανειλημμένα εχετε δεσμευτεί για ισχυ αναδρομικοτητας απο 1/1/21,στο εν λογω άρθρο 
προτείνεται την 1/1/22.Προτεινεται το αρθρο να διορθωθει με αναδρομικοτητα απο1/1/21,οπως υπηρξαν και 
οι δεσμευσεις απο την ΒτΕ, μετα απο σχετικο ερωτημα.

Σμχος(ΕΑ) εα Γεωργίου Δημήτριος

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:33 
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Δυστυχώς διαπιστώνεται ότι η αναδρομικότητα είναι από 1/1/2022 παρά τις επανειλημμένες δεσμεύσεις ότι θα 
ισχύσει από 1/1/2021. Προτείνεται το άρθρο να διορθωθεί με αναδρομικότητα από 1/1/2021,όπως υπήρξαν οι 
δεσμεύσεις και από βήματος ΒτΕ σε σχετικές ερωτήσεις.

Παπακώστας Κωνσταντίνος
Σμχος (Ε.Α.) ε.α.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:20 

Αλήθεια γιατί από 1/1/2022 ενώ είχε ειπωθεί από τα πιο επίσημα χείλη (του κου Π/Θ) ότι οι μειώσεις θα 
έπαυαν από 1/1/2021;
Προτείνω την διόρθωση του άρθρου με την σωστή ημερομηνία δηλαδή την 1/1/2021.

Σμχος (ΤΤΗ) εα Γιώργος Κουκουβέλας

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:38 

΄Οταν δίνονται υποσχέσεις αυτές πρέπει να τηρούνται. Η κράτηση έπρεπε να έχει καταργηθεί από τον 5/2016. 
Ψεύτες.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:29

Δυστυχώς διαπιστώνεται οτι η αναδρομικότητα ειναι από 1/1/22 παρά τις επανειλημμένες δεσμεύσεις οτι θα 
ισχύσει από 1/1/21.
Προτείνεται το αρθρο να διορθωθεί με αναδρομικότητα από 1/1/21, όπως υπήρξαν οι δεσμεύσεις και απο 
βήματος ΒτΕ σε σχετικές ερωτήσεις.
Γ. Βορρόπουλος
Απτχος (Μ) εα – Επίτιμος ΓΕ/ΓΕΑ

Άρθρο 36

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:17 

ατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 03:42 

Είναι υπερβολικό να αναζητούνται χρήματα πέραν της 20ετίας.
Να εφαρμόζεται ο νόμος περί χορήγησης επιδόματος γάμου και στους διαζευγμένους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 00:24 
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Η συγκεκριμένη τροποποίηση αφορά μερισματούχους που τέλεσαν γάμο πριν την 23/7/2002 και δεν κατέβαλαν
χρηματικό ποσό ίσο με ένα βασικό μισθό του βαθμού που κατείχαν την ημερομηνία καταβολής για αναγνώριση 
του γάμου τους σύμφωνα με το άρθρο 2 του ν.1105/1980 (Α’299), καθόσον ο συγκεκριμένος νόμος 
καταργήθηκε με το άρθρο 17 του ν. 3036/2002(Α΄171). Με το νέο μισθολόγιο που εφαρμόσθηκε από την 1 Ιαν 
2017 (ν.4472/2017) αυξήθηκε υπέρμετρα το χρηματικό που πρέπει να καταβάλει ένας μερισματούχος.
Αν και η διάταξη κινείται προς τη σωστή κατεύθυνση υφίσταται αδικία μεταξύ των στελεχών του ΣΞ και των 
αντίστοιχων στελεχών του ΠΝ καθόσον στο άρθρο 38 του ίδιου νόμου ένας Αξκός(Πλοίαρχος) του ΠΝ καλείται 
να καταβάλλει στο ΜΤΝ το ανώτερο 420€ για αναγνώριση του γάμου του ενώ αντίστοιχα ένας ομοιόβαθμος του 
στο ΣΞ (Σχης) 933€. Κατόπιν των παραπάνω προτείνεται η μείωση του καταβαλλόμενου ποσού του άρθρου 36 
από το 1/3 στο 1/6 του βασικού μισθού του βαθμού που κατέχει ο μερισματούχος.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 23:58 

Η συγκεκριμένη τροποποίηση αφορά μερισματούχους που τέλεσαν γάμο πριν την 23/7/2002 και δεν κατέβαλαν
χρηματικό ποσό ίσο με ένα βασικό μισθό του βαθμού που κατείχαν την ημερομηνία καταβολής για αναγνώριση 
του γάμου τους σύμφωνα με το άρθρο 2 του ν.1105/1980 (Α’299), καθόσον ο συγκεκριμένος νόμος 
καταργήθηκε με το άρθρο 17 του ν. 3036/2002(Α΄171). Με το νέο μισθολόγιο που εφαρμόσθηκε από την 1 Ιαν 
2017 (ν.4472/2017) αυξήθηκε υπέρμετρα το χρηματικό ποσό που πρέπει να καταβάλει ένας μερισματούχος.
Αν και η διάταξη κινείται προς τη σωστή κατεύθυνση υφίσταται αδικία μεταξύ των στελεχών του ΣΞ και των 
αντίστοιχων στελεχών του ΠΝ καθόσον στο άρθρο 38 του ίδιου νόμου ένας Αξκός(Πλοίαρχος) του ΠΝ καλείται 
να καταβάλλει στο ΜΤΝ το ανώτερο 420€ για αναγνώριση του γάμου του, ενώ αντίστοιχα ένας ομοιόβαθμος 
του στο ΣΞ (Σχης) 933€.
Κατόπιν των παραπάνω προτείνεται η μείωση του καταβαλλόμενου ποσού του άρθρου 36 από το 1/3 στο 1/6 
του βασικού μισθού του βαθμού που κατέχει ο μερισματούχος.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:16

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:09 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
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Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:20 

Ειλικρινά απορώ, εάν είναι τόσο δύσκολο τελικά να αντιμετωπιστεί ένα θέμα που αφορά το ΜΤΣ με τρόπο 
ολοκληρωμένο. Απορώ πραγματικά. Πέρασε το παρόν σχέδιο από νομοπαρασκευαστική διαδικασία? Το 
μισθολόγιο άλλαξε από το 2017 με τον ν. 4472. Η εν λόγω αλλαγή δημιούργησε υπέρμετρη επιβάρυνση για την 
αναγνώριση του γάμου. Έρχεται η διάταξη να ρυθμίσει το θέμα αλλά το ρυθμίζει κατά το ήμισυ, 
παραβλέποντας (θεωρώ όχι σκοπίμως) ότι πολλοί μέτοχοι ή μερισματούχοι επιβαρύνθηκαν ήδη υπερμέτρως 
χωρίς ουδόλως να ευθύνονται για την πρωτοφανή καθυστέρηση της ρύθμισης. Απαιτούνται κατά την άποψή 
μου οι ακόλουθες προσθήκες:

Στο άρθρο 36

Η υφιστάμενη παράγραφος αριθμείται ως παρ. 1 και προστίθεται παρ. 2 ως ακολούθως:

Κατ’ εξαίρεση, όσοι μέτοχοι ή μερισματούχοι κατέβαλαν για αναγνώριση γάμου ολόκληρο το βασικό μισθό του 
μισθολογικού κλιμακίου που λάμβαναν από έναρξης ισχύος του ν.4472/17 και εφεξής, δικαιούνται κατόπιν 
αιτήσεώς τους, επιστροφή της διαφοράς, μεταξύ του ήδη καταβληθέντος και του αντιστοίχου που προκύπτει 
βάσει των διατάξεων της παρ. 1) του παρόντος, ως αχρεωστήτως καταβληθείσας.
Αντιστοίχως στο άρθρο 81 να προστεθεί περίπτωση δ) ως εξής:

δ) του άρθρου 36, η ισχύς του οποίου αρχίζει από την 19/5/17 ημερομηνία έναρξης ισχύος του ν.4472/17.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:05 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:26 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 
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Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:13 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:28 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:45 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:07 
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Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:31 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:54 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:11 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 
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Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:07 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:19 

Πάντες οι εις δεύτερον και τρίτον γάμου ερχόμενοι καταθέτουσιν υπέρ του Μ.Τ.Σ. ολόκληρον την ειρημένην 
καταβολήν δι’ έκαστον γάμον.

Συγκινούμαι με τέτοιες διατάξεις, θέλω να ασπαστώ τη δεξιά χείρα του νομοθέτη.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:38 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:54 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
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Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Άρθρο 36: Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου. 
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα. 
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα. Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση 
του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου. Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να 
απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων κλπ. Πρόχειρη 
προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία. Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα 
δύσκολη οικονομική συγκυρία! Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:35 

Πρόκειται για μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου και ατυχώς 
εμφιλοχώρησε στο νομοσχέδιο. Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που 
έχουν καταθέσει χρήματα, αίμα και ιδρώτα. Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε
να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα. Άμεση απόσυρση της 
διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, 
έστω σε βάθος χρόνου. Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε 
περίπτωση επιπλέον γάμων κλπ. Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική 
διαδικασία. Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία! Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν 
κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:22 

Άρθρο 36: Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου. 
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα. 
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα. Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση 
του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου. Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να 
απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων κλπ. Πρόχειρη 
προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία. Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα 
δύσκολη οικονομική συγκυρία! Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:27

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου. Προκαλεί αίσθημα
αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα. Δεν γίνεται να 
συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις ομάδες οφέλη που
εγείρουν πολλά ερωτήματα. Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και 
αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου. Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει 
υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων κλπ. Πρόχειρη προσέγγιση του 
θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία. Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη 
οικονομική συγκυρία! Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:29

Άρθρο 36: Απίστευτη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου. 
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα. 
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα. Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση 
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του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου. Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να 
απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων κλπ. Πρόχειρη 
προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία. Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα 
δύσκολη οικονομική συγκυρία! Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Άρθρο 36: Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου. 
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα. 
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα. Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση 
του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου. Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να 
απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων κλπ. Πρόχειρη 
προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία. Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα 
δύσκολη οικονομική συγκυρία! Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Απαράδεκτη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο, λόγω της αναδρομικότητας του έτρου. Προκαλεί αίσθημα
αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα. Δεν γίνεται να 
συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις ομάδες οφέλη που
εγείρουν πολλά ερωτήματα. Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και 
αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου. Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει 
υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων κλπ. Πρόχειρη προσέγγιση του 
θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία. Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη 
οικονομική συγκυρία! Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:12 

Εσφαλμένη απόφαση και με πολλά ερωτηματικά η μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της 
αναδρομικότητας του μέτρου. Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν 
καταθέσει αίμα και ιδρώτα. Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να 
καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα. Άμεση απόσυρση της 
διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους μερισματούχους, 
έστω σε βάθος χρόνου. Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε 
περίπτωση επιπλέον γάμων κλπ. Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική 
διαδικασία. Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία! Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν 
κάθε αμφιβολίας…

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:44 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 
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Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:51 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:17 

Κατάπτυστη μεθόδευση χωρίς ιστορικό προηγούμενο λόγω της αναδρομικότητας του μέτρου.
Προκαλεί αίσθημα αδικίας και αγανάκτησης σε χιλιάδες μέλη του ΜΤΣ που έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα.
Δεν γίνεται να συναινέσουμε σε μια τέτοια αναδιάταξη πόρων ώστε να καρπώνονται (άρθρο 30) οι συνήθεις 
ομάδες οφέλη που εγείρουν πολλά ερωτήματα.
Άμεση απόσυρση της διάταξης και λήψη μέτρων για εξυγίανση του Ταμείου και αύξηση παροχών σε όλους τους
μερισματούχους, έστω σε βάθος χρόνου.
Το ΥΠΕΘΑ μπορεί να απαντήσει υπεύθυνα τι θα γίνει σε περίπτωση διάζευξης, σε περίπτωση επιπλέον γάμων 
κλπ.
Πρόχειρη προσέγγιση του θέματος που δεν τιμά τη νομοπαρασκευαστική διαδικασία.
Τεράστιο κόστος σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία!
Μέγα πολιτικό σφάλμα πέραν κάθε αμφιβολίας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 07:01 

Για ποιο λογο υπάρχει αυτη η διάκριση ,οσοι τελεσαν γαμο μετα την 23 Ιουλίου 2002 τελικά θα πληρωσουν το 
1/3 του ΒΜ ενω οσοι τον τέλεσαν πριν πληρωνουν ολοκληρο τον ΒΜ;Και ποια εν τέλει ειναι η 
ανταποδοτικοτητα και η αναγκαιοτητα αυτης της κρατησης;Δεχομαστε ως ορθη μια Πραξη Νομοθετικου 
Περιεχομενου του 1980;

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:52 

Είναι να απορεί κανείς πώς προέκυψε αυτή η καταχρηστική ρύθμιση, η οποία έχει προκλητικά εισπρακτικό 
χαρακτήρα. Απίστευτη μεθόδευση ανακατανομής πόρων του Ταμείου. Ντροπή…. Τι θα γίνει αν κάποιος χωρίσει
ή παντρευτεί εκ νέου; Με το σύμφωνο συμβίωσης τι ισχύει; Απόσυρση εδώ και τώρα γιατί προκαλείται 
τεράστια αναστάτωση σε μια ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:32 
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Απορώ πώς προέκυψε αυτή η καταχρηστική ρύθμιση, η οποία έχει εισπρακτικό χαρακτήρα. Απίστευτη 
μεθόδευση ανακατανομής πόρων του Ταμείου. Ντροπή…. Τι θα γίνει αν κάποιος χωρίσει ή παντρευτεί εκ νέου; 
Με το σύμφωνο συμβίωσης τι ισχύει; Απόσυρση εδώ και τώρα γιατί προκαλείται τεράστια αναστάτωση σε μια 
ιδιαίτερα δύσκολη οικονομική συγκυρία.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:45 

Απορώ πώς προέκυψε αυτή η καταχρηστική ρύθμιση, η οποία έχει εισπρακτικό χαρακτήρα. Απίστευτη 
μεθόδευση ανακατανομής πόρων του Ταμείου. Ντροπή….

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:04 

Απορώ πώς προέκυψε αυτή η καταχρηστική ρύθμιση, η οποία έχει εισπρακτικό χαρακτήρα. Απίστευτη 
μεθόδευση ανακατανομής πόρων του Ταμείου. Ντροπή….

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 

Ντροπή και μόνο ντροπή για όσους το σκέφτηκαν. Ποιος ο λόγος αναδρομικής αφαίμαξης;;;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Πρέπει να προσαρμοσθεί με καταβολή του 1/3 βασικού μισθού που λάμβανε το στέλεχος κατά την ημερομηνία 
τέλεσης του γάμου

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

Να προβλεφθεί για όσους πληρώνουν σε δόσεις και δεν έχει εξοφληθεί το ποσό να σταματήσουν οι δόσεις 
μέχρι την εξόφληση του ποσού που ορίζεται με τον παρόν νόμο .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:24 

ΠΑΛΙ ΚΑΛΑ ΓΙΑΤΙ ΕΓΩ ΤΟ ΕΙΧΑ ΠΛΗΡΩΣΕΙ ΧΑΘΗΚΕ ΓΙΑ ΑΓΝΩΣΤΟ ΛΟΓΟ ΤΟ ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΚΟ ,ΔΕΝ ΤΟ ΓΝΩΡΙΖΑ ΚΑΙ 
ΟΤΑΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΙΚΑ ΕΜΑΘΑ ΗΘΕΛΕ ΤΟΝ ΤΕΛΕΥΤΑΙΟ ΒΑΣΙΚΟ ΣΕ ΔΟΣΕΙΣ ΠΟΥ ΤΟ ΚΡΑΤΑΝΕ ΑΠΟ ΤΑ 
ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Γιατι μονο στο ΜΤΣ?????
Στο ΜΤΑ αυτη τη στιγμη πληρωνω το 50% του κλιμακιου.Να εφαρμοστει και στο ΜΤΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:20 

Ευχαριστούμε πολύ για πληρωμή του γάμου στο 1/3

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:22
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οι απορίες μου είναι οι εξής:
α. γιατί να καταβάλει κάποιος 1/3 βασικού μισθού που λαμβάνει και όχι το 1/3 βασικού μισθού που λάμβανε 
κατά την ημερομηνία τέλεσης του γάμου?
β. σε περίπτωση λύσης του γάμου το καταβληθέν ποσό επιστρέφεται?
γ. αν κάποιος τελέσει και δεύτερο ή τρίτο γάμο υποχρεούται να καταβάλει εκ νέου το 1/3 του βασικού μισθού?
δ. πρόκειται να ισχύσει το ίδιο και για τα σύμφωνα συμβίωσης

Άρθρο 39

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:54 

Ο συγκεκριμένος λογαριασμός προτείνεται να τηρείται και να διαχειρίζεται από ΓΕΝ/ΔΥΓ.
Πρόσθετα να επιστραφούν στον εν λόγω λογαριασμό από την ΤτΕ οι περικοπές που του έγιναν λόγω PSI.

Άρθρο 40

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:19 

Επειδή είναι πρέπον και επιβεβλημένο να γνωρίζουν οι μέτοχοι και οι μερισματούχοι την οικονομική κατάσταση
του Μετοχικού Ταμείου τους, όπως και την διαφαινόμενη πορεία του στην εξεταζόμενη περίοδο, θα πρέπει οι 
αναλογιστικές μελέτες να δημοσιοποιούνται. Προτείνεται λοιπόν να συμπεριληφθεί στο εν λόγω άρθρο και η 
παρακάτω πρόταση:
«Οι αναλογιστικές μελέτες αναρτώνται στο διαδικτυακό τόπο των αντιστοίχων Μετοχικών Ταμείων για 
ενημέρωση των μετόχων-μερισματούχων».

Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:15 

Να προστεθεί παραγρ.3
«Οι αναλογιστικές μελέτες αναρτώνται στο διαδικτυακό τόπο
των αντιστοίχων Μετοχικών Ταμείων για ενημέρωση των μετόχων-μερισματούχων».

Άρθρο 41

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Άρθρο 41 Σύνθεση Διοικητικού Συμβουλίου Μετοχικού Ταμείου Στρατού – Τροποποίηση άρθρου 1 ν.δ. 
2554/1953
1. Ποσοστό τουλάχιστον 50% των μελών του ΔΣ να αποτελείται από εκλεγμένους μετόχους/μερισματούχους. Η 
εκλογή τους μπορεί να γίνεται ταυτόχρονα με τις εκλογές της ΕΑΑΣ. Να εκλέγεται ένας ανά περιφέρεια, ο 
οποίος θα είναι και υπόλογος όσον αφορά την ενημέρωση των μετόχων/μερισματούχων της περιφέρειάς του.
2. Οι αποφάσεις του ΔΣ να κοινοποιούνται στους μετόχους/μερισματούχους είτε μέσω του ιστότοπου του ΜΤΣ 
είτε μέσω της ΔΙΑΥΓΕΙΑΣ (ή και με τους δύο τρόπους)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Επειδή το μείζον των μερισματούχων του Μετοχικού Ταμείου εκπροσωπείται από την Ένωση Αποστράτων 
Αξιωματικών του Στρατού Ξηράς προτείνεται η παρακάτω τροποποίηση του άρθρου 1:
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Να απαλειφθεί η παράγραφος (δ) ή εναλλακτικά να συμπληρωθεί η παρ. (στ) ως εξής :
«Δύο (2) μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού (ΕΑΑΣ) που 
προτείνονται από την ΕΑΑΣ και έναν (1) αναπληρωματικό.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:34 

Αρθρο 41
Σύνθεση Διοικητικού Συμβουλίου Μετοχικού Ταμείου Στρατού – Τροποποίηση άρθρου 1
Δεν συμφωνώ στην τροποποίηση του άρθρου 1 σε ότι αφορά την παράγραφο (δ)
διότι καίτοι οι συνάδελφοι μέτοχοι της τέως Χωροφυλακής και ΕΛ.ΑΣ. αθροιστικά είναι περισσότεροι από 
αυτούς του Στρατού Ξηράς το σύνολο των εισφορών τους στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού υπολείπεται κατά πολύ
των αντιστοίχων εισφορών των ε.ε στελεχών του Στρατού Ξηράς.
Τονίζεται ότι το μείζον των μερισματούχων του Μετοχικού Ταμείου εκπροσωπείται από την Ενωση Αποστράτων 
Αξιωματικών του Στρατού Ξηράς και με βάση τα παραπάνω
εκτεθέντα προτείνεται η παρακάτω τροποποίηση του άρθρου 1:
Να απαλειφθεί η παράγραφος (δ) ή εναλλακτικά να συμπληρωθεί η παρ. (στ) ως εξής :
«Δύο (2) μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου της Ενωσης Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού (ΕΑΑΣ) που 
προτείνονται από την ΕΑΑΣ και έναν
(1) αναπληρωματικό.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 03:03 

Τα μέλη τα προερχόμενα από την αστυνομία, μέτοχοι του ΜΤΣ θα πρέπει να είναι σε ποσόστωση ανάλογη με 
την ποσόστωσή τους στο ΜΤΣ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:16 

Άρθρο 41

Σύνθεση Διοικητικού Συμβουλίου Μετοχικού Ταμείου Στρατού – Τροποποίηση άρθρου 1

Δεν συμφωνούμε στην τροποποίηση του άρθρου 1 σε ότι αφορά την παράγραφο (δ) διότι καίτοι οι συνάδελφοι 
μέτοχοι της τέως Χωροφυλακής και ΕΛ.ΑΣ. αθροιστικά είναι περισσότεροι από αυτούς του Στρατού Ξηράς το 
σύνολο των εισφορών τους στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού υπολείπεται κατά πολύ των αντιστοίχων εισφορών 
των ε.ε στελεχών του Στρατού Ξηράς.

Τονίζεται ότι το μείζον των μερισματούχων του Μετοχικού Ταμείου εκπροσωπείται από την Ένωση Αποστράτων
Αξιωματικών του Στρατού Ξηράς και με βάση τα παραπάνω εκτεθέντα η Ένωση προτείνει την παρακάτω 
τροποποίηση του άρθρου 1:

Να απαλειφθεί η παράγραφος (δ) ή εναλλακτικά να συμπληρωθεί η παρ. (στ) ως εξής :

«Δύο (2) μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού (Ε.Α.Α.Σ.) που 
προτείνονται από την Ε.Α.Α.Σ. και έναν (1) αναπληρωματικό.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:41 

Σύνθεση Διοικητικού Συμβουλίου Μετοχικού Ταμείου Στρατού – Τροποποίηση άρθρου 1
Η Ε.Α.Α.Σ. δεν συμφωνεί στην τροποποίηση του άρθρου 1 σε ότι αφορά την παράγραφο (δ) διότι καίτοι οι 
συνάδελφοι μέτοχοι της τέως Χωροφυλακής και ΕΛ.ΑΣ. αθροιστικά είναι περισσότεροι από αυτούς του Στρατού
Ξηράς το σύνολο των εισφορών τους στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού υπολείπεται κατά πολύ των αντιστοίχων 
εισφορών των ε.ε στελεχών του Στρατού Ξηράς.
Τονίζεται ότι το μείζον των μερισματούχων του Μετοχικού Ταμείου εκπροσωπείται από την Ένωση Αποστράτων
Αξιωματικών του Στρατού Ξηράς και με βάση τα παραπάνω εκτεθέντα η Ένωση προτείνει την παρακάτω 
τροποποίηση του άρθρου 1:

Να απαλειφθεί η παράγραφος (δ) ή εναλλακτικά να συμπληρωθεί η παρ. (στ) ως εξής :
«Δύο (2) μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού (ΕΑΑΣ) που 
προτείνονται από την ΕΑΑΣ και έναν (1) αναπληρωματικό.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:03 

Συμμετοχή ΕΑΑΑ και ΕΑΑΣ στη σύνθεση των Διοικητικών Συμβουλίων Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας (ΜΤΑ) και 
Μετοχικού Ταμείου Στρατού (ΜΤΣ) – Τροποποίηση άρθρων.
Το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας (ΜΤΑ) ιδρύθηκε το 1939 με τον Αναγκ. Νόμο 1988/1939. Οι διατάξεις της 
σύνθεσης του ΔΣ περιλαμβάνονταιστο άρθρο 2 του α.ν. 1988/1939 (ΦΕΚ Α’414) «Περί ΜΤΑ», όπως αυτές 
αντικαταστάθηκαν με το άρθρο 1 του ν.δ. 3981/1959 (ΦΕΚ Α’193) και συμπληρώθηκαν με το άρθρο 10 του ν.δ.
4198/1961 (ΦΕΚ Α’168).
Σύμφωνα με το άρθρο 1 παρ. 6 του ΝΔ 3981/1959 τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου του ΜΤΑ διορίζονται με 
απόφαση του ΥΕΘΑ μετά από πρόταση του ΑΑΣ για μια τριετία η οποία δύναται να παραταθεί ή να ανανεωθεί.
Σύμφωνα επίσης με την υποπαράγραφο 3 (γ), του ιδίου άρθρου 1, δύο (2) θέσεις του Δ.Σ. καταλαμβάνουν 
μερισματούχοι, μέλη του Ταμείου, βαθμού ανώτατου ή ανώτερου Αξκού, με τον έναν κατά προτίμηση 
ειδικότητας Οικονομικού της ΠΑ.
Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΕΑΑΑ με ομόφωνη απόφασή του προτείνει η προσθήκη «στ» του άρθρου 41 στο 
υπό διαβούλευση σχέδιο νόμου, με την οποία ένα (1) μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης 
Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού (ΕΑΑΣ) προτείνεται από την ΕΑΑΣ, να συμπεριλάβει και την τροποποίηση 
του άρθρου 1 του ΝΔ. 3981/59 που αφορά την σύνθεση του ΔΣ του ΜΤΑ. Δηλαδή το ένα μέλος εκ των δύο (2) 
μερισματούχων να είναι μέλος του Δ.Σ. της ΕΑΑΑ και να προτείνεται από την ΕΑΑΑ.
Το εδάφιο (γ) της υποπαραγράφου 3 της παραγράφου 1 του άρθρου 1 του ΝΔ. 3981/59 προτείνεται να 
τροποποιηθεί ως εξής,«Έναν (1) μερισματούχο του Ταμείου με βαθμό ανώτατου ή ανώτερου αξιωματικούκατά 
προτίμηση ειδικότητας Οικονομικού της ΠΑ και έναν (1) μερισματούχο, μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της 
Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας (ΕΑΑΑ), που προτείνεται από την ΕΑΑΑ».
Εκ μέρους του ΔΣ της ΕΑΑΑ
Απτχος (Ι) ε.α.
Κωνσταντίνος Τζαβέλλας
Πρόεδρος ΕΑΑΑ

Άρθρο 42

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:48

Να δινεται όλο το ποσό που ζητάνε τα δικαιούμενα στελέχη.
Για να ζητάνε το συγκεκριμένο ποσό σημαίνει ότι αυτό τους χρειάζεται.
Εφόσον πλέον προβλέπεται προκαταβολή για κατασκευή οικίας, να δοθεί όλο το ποσό που ζητούν τα 
δικαιούμενα στελέχη όταν και όσες φορές το αιτουνται.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:06 

Αφού έτσι και αλλιώς πλέον δεν δίνεται έως το 60% που ίσχυε έως σήμερα αλλά ένα συγκεκριμένο ποσό πολύ 
λιγότερο (3.000€ στο ΣΞ) γιατί το μειώνεται σε 40%;

Αφού το μειώνεται, να δίνεται και ολόκληρο το 40% που δικαιούται το στέλεχος που το αιτείται.

Για να το αιτείται σημαίνει ότι το χρειάζεται. Δεν γίνεται να χτίζει σπίτι, να αιτείται πόσο μέχρι 60% που 
δικαιούται για να χτίσει το σπίτι του και να του δίνεται 3.000€ και μάλιστα έντοκα.

Αφού το κάνετε έως το 40%, να δίνεται όλο το ποσό που αιτείται και όχι όσο εσείς θέλετε γιατί είναι δικά του 
χρήματα που θα τα χρησιμοποιεί όπως και οπότε θέλει.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:59 

Να καταργηθεί ο τόκος που πληρώνουμε για τα χρήματα μας.
Δικά μας χρήματα και τα πληρώνουμε με τόκο;

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:30 

Άμεση κατάργηση της πληρωμής τόκου για τα χρήματα μας.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:11 

Είναι δυνατόν να χορηγείται μέρος του δικαιούμενου εφάπαξ με τόκο; Η εν λόγω διάταξη στοχεύει στη 
βελτίωση της ΜΕΡΙΜΝΑΣ υπέρ του προσωπικού και εσείς επιβάλλετε επιτόκιο, το οποίο συνήθως κυμαίνεται 
μεταξύ 1,3-4%. Είναι δυνατόν; Δηλαδή πόσο δύσκολο είναι να μην επιβληθεί τόκος;

Πως θα δείξετε τη μέριμνά σας προς το προσωπικό με την επιβολή τόκου ως τραπεζικό ίδρυμα;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:46 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:40 

Η προκαταβολή του εφάπαξ βοηθήματος να γίνεται άτοκα.
Δεν νοείται για τα δικά μας χρήματα να πληρώνουμε τόκο.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:12 

Με την ψήφιση του νόμου 4472/17, που αφορούσε την μισθολογική κατάταξη των Στρατιωτικών, 
διαμορφώθηκαν τέσσερις κατηγορίες μισθοδοτούμενων (Α,Β,Γ και Δ).
Σύμφωνα με το άρθρο 124 του ανωτέρω νόμου, η κύρια διάκριση αφορά την προέλευση των στελεχών, δηλαδή
την φοίτηση σε παραγωγικές ή μη σχολές. Συγκεκριμένα η τοποθέτηση ενός στελέχους στην κατηγορία Ά ή ΄Β, 
παραγωγικής σχολής αμφότεροι, έχει να κάνει με το επίπεδο σπουδών των δυο παραγωγικών σχολών. Για την 
ένταξη στην Ά κατηγορία θα πρέπει να διατίθεται πτυχίο, ισοδύναμο με πτυχίο ΑΕΙ (όπως λογίζονται τα ΑΣΕΙ), 
στην ΄Β πτυχίο Τεχνολογικής εκπαίδευσης (όπως θεωρητικά λογίζονται τα ΑΣΣΥ και αναφέρω θεωρητικά, 
καθότι το επίπεδο σπουδών τους είναι ισάξιο με σχολές μεταδευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, επιπέδου ΙΕΚ).
Επιπλέον στις κατηγορίες Γ και Δ, κατατάσσεται προσωπικό που δεν έχει φοιτήσει σε παραγωγικές σχολές των 
ΕΔ.

Αποφαίνεται λοιπόν ότι, κυρίαρχο στοιχείο αποτελεί το επίπεδο σπουδών, των Στελεχών, κατ ’αναλογία και με 
τον υπόλοιπο δημόσιο τομέα, όπου εφαρμόζεται το Ενιαίο Μισθολόγιο, με τις κατηγορίες ΠΕ,ΤΕ,ΔΕ και ΥΕ.

Στο άρθρο 47 και 53, του παρόντος νομοσχεδίου, ¨χορηγείται¨ ένας επιπλέον βαθμός στου Ε.Μ.Θ και 
αποκαθίσταται η ¨αδικία¨ των ΑΣΣΥ 91 έως 93 (οι μετέπειτα σε άλλο νομοσχέδιο), ενέργειες οι οποίες θα 
μετατοπίσουν και τα μισθολογικά κλιμάκια των δικαιούχων.

Σε ένα Κράτος το οποίο διακατέχεται από αξίες, θα πρέπει να εφαρμόζει και μια από τις κυριότερες αξίες, αυτή
της ισότητας. Πιο συγκεκριμένα αξίζει να αναφέρουμε ότι το ενιαίο μισθολόγιο του Δημοσίου τομέα στηρίζεται 
μόνο στο επίπεδο μόρφωσης των υπαλλήλων. Έαν κάποιος υπάλληλος προσληφθεί στην κατηγορία Δ.Ε και 
στην συνέχεια αποκτήσει συναφές πτυχίο Τεχνολογικού ή Πανεπιστημιακού επιπέδου, τότε μετατάσεται στην 
ανάλογη ειδικότητα και τοποθετείται στο ΜΚ (ΤΕ Ή ΠΕ) που αντιστοιχεί. Επιπλέον με την απόκτηση 
μεταπτυχιακού ή διδακτορικού τίτλου, προωθείται 2 ή 6 Μ.Κ, αντίστοιχα.

Τα ανωτέρω δεν επέχουν εφαρμογή στο Μισθολόγιο των Στρατιωτικών, αν και η κατοχή πτυχίου τριτοβάθμιας 
εκπαίδευσης, συχνά αποτελεί βασικό προσόν πρόσληψης (κυρίως στους Επαγγελματιες Οπλίτες).

Προκύπτει λοιπόν το ζήτημα, να κατέχουν θέσεις – βαθμούς προϊσταμένων, άτομα τα οποία κατέχουν 
υποδεέστερη μόρφωση από τους κατωτέρους τους (ένα χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι οι ΕΜΘ Υπολοχαγοί – 
Λοχαγοί, οι οποίοι είναι απόφοιτοι Γυμνασίου ή/και Λυκείου).

Προτείνεται η αναμόρφωση του Μισθολογίου των Στρατιωτικών στα πρότυπα του Ενιαίου μισθολογίου.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:08 

Για να μην υπάρχουν παρανοήσεις όσον αφορά τους δικαιουχους υπαξιωματικους, στην παράγραφο 2 που 
αναγράφει «ο αξιωματικός» να γίνει «ο μέτοχος».
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 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:29 

Η προκαταβολή του εφάπαξ βοηθήματος να γίνεται άτοκα.
Δεν νοείται για τα δικά μας χρήματα να πληρώνουμε τόκο.

Άρθρο 43

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:19 

ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΑ: Οι Ε.Δ δεν προμηθεύονται μόνον εξοπλισμό άμυνας από τις ΗΠΑ, αλλά και από άλλες Χώρες όπως 
π.χ Γαλλία (Rafale-Belharra), Γερμανία (Υποβρύχια) και επομένως είναι λογικό το θεσμικό πλαίσιο που 
προσπαθεί να εγκαθιδρύσει το προς διαβούλευση σχέδιο νόμου, να διευρυνθεί αρμοδίως επ΄ ωφελεία των 
πόρων των Μετοχικών Ταμείων των Ε.Δ.
ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ:
Επί παραγράφου 1, η σχετική παρένθεση (Foreign Military Sales-FMS) να συμπληρωθεί ως εξής: (Foreign 
Military Sales-FMS για τις ΗΠΑ, διακρατικές ή εμπορικές συμφωνίες μέσω άλλων Χωρών ή των Εμπορικών τους 
Οίκων).
Επί παραγράφου 1β η σχετική παρένθεση (FMS Case/Letter of Offer and Acceptance – LOA), να συμπληρωθεί 
ως εξής: (FMS Case/Letter of Offer and Acceptance – LOA για τις ΗΠΑ, διακρατικής ή εμπορικής συμφωνίας 
μεταξύ του ΥΕΘΑ και άλλης Χώρας ή Εμπορικού Οίκου του Εξωτερικού).
Επί παραγράφου 1δ ομοίως η σχετική παρένθεση (Defense Finance and Accounting Service – DFAS), να 
συμπληρωθεί ως εξής: (Defense Finance and Accounting Service – DFAS για τις ΗΠΑ, ή αντιστοίχων 
Κυβερνητικών Υπηρεσιών άλλων Χωρών, ή Εμπορικών Οίκων του Εξωτερικού).
Επί παραγράφου 1ε ομοίως η σχετική παρένθεση (Final ή Billing Statement/DD Form 645) να συμπληρωθεί ως 
εξής: (Final ή Billing Statement/DD Form 645 για τις ΗΠΑ, ή αντιστοίχων δικαιολογητικών είτε Κυβερνητικών 
Υπηρεσιών άλλων Χωρών, ή Εμπορικών Οίκων του Εξωτερικού).

Ταξίαρχος εα Βασίλειος Νικολόπουλος
Πρόεδρος Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Στρατιωτικών

 23 Δεκεμβρίου 2022, 00:16 

23 Δεκεμβρίου 2022
Επί παραγράφου 1 η σχετική παρένθεση να συμπληρωθεί ως εξής:(Foreign Military Sales FMS για τις ΗΠΑ, 
διακρατικών ή εμπορικών συμφωνιών μέσω άλλων Χώρών).
Επί παραγράφου 1β η σχετική παρένθεση να συμπληρωθει ως εξης: (… LOA για τις ΗΠΑ, διακρατικής ή 
εμπορικής συμφωνίας μεταξύ του ΥΕΘΑ και άλλης Χώρας ή Εμπορικόυ Οικου του Εξωτερικού).
Επί παραγραφου 1δ ομοίως η σχετική παρένθεση να συμπληρωθεί ως εξής: (…DFAS για τις ΗΠΑ, ή αντιστοίχων 
παραστατικών είτε Κυβερνητικων Υπηρεσιών άλλων Χωρών, ή Εμπορικών Οίκων του Εξωτερικού).
Επί παραγραφου 1ε ομοίως η σχετική παρένθεση να συμπληρωθεί ως εξής: (…/DD Form645 για τις ΗΠΑ, ή 
αντιστοίχων δικαιολογητικών είτε Κυβερνητικων Υπηρεσιών άλλων Χωρών, ή Εμπορικών Οίκων του 
Εξωτερικού.
ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΑ: Οι Ε.Δ δεν προμηθεύονται μόνον εξοπλισμό άμυνας από τις ΗΠΑ αλλά και από άλλες Χώρες όπως 
π.χ Γαλλία (Rafale-Belharra), Γερμανία (Υποβρύχια) και επομένως είναι λογικό το θεσμικό πλαίσιο που 
προσπαθεί να εγκαθιδρύσει το προς διαβουλευση σχέδιο νόμου να διευρυνθεί αρμοδίως επ΄ωφελεία των 
πόρων των Μετοχικών Ταμείων των Ε.Δ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:38 

Δηλαδή εάν δεν προσκομισθεί αποδεικτικό εισαγωγής του υλικού ή πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του, 
τότε η δαπάνη θα θεωρηθεί νόμιμη; Πώς είναι δυνατόν να πιστοποιηθεί η παραλαβή υλικών χωρίς την 
προσκόμιση των δικαιολογητικών εισαγωγής τους στις αποθήκες του στρατεύματος;

Σε ποιά παρ.15 του άρθρου 80 αναφέρεστε, διότι στο νδ.721/70 δεν υπάρχει τέτοια παράγραφος!!! Σε τι 
αναφέρεται η παρ.2 ; Σε αδιάθετα υπόλοιπα του παρελθόντος;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 
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Παρακαλώ, όπως ληφθούν υπόψη οι κάτωθι παρατηρήσεις:

α) Επί παρ. 1, θα πρέπει να προστεθούν εκτός της προμήθειας υλικών μέσω FMS και η παροχή υπηρεσιών ή 
εκπαιδεύσεων μέσω FMS.

β)Eπί παρ. 1ζ, χρίζει περαιτέρω διευκρίνισης η έκφραση «εφόσον υφίστανται». Δηλ. αν υφίστανται 
πρωτόκολλα μέχρι τη λήξη προθεσμίας απόδοσης, τακτοποιούμε το ΧΕΠ, αλλιώς το τακτοποιούμε χωρίς 
πρωτόκολλα ή δεν το τακτοποιούμε μέχρι να λάβουμε τα πρωτόκολλα και παραμένει ενεργό αν και ληγμένο; 
Θα πρέπει η παρ. αυτή να συνδέεται με τις παρατάσεις των ΧΕΠ και να αναφέρει ότι δε θεωρείται ληγμένο έως 
ότου παραληφθεί το αντικείμενο της LOA.

γ)Επί παρ. 2, υπάρχει ασάφεια. Πρέπει να υπάρξουν περισσότερες διευκρινίσεις.

Άρθρο 45

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

Σε μια συγκυρία όπου η ελληνική οικονομία, παρά τις επώδυνες επιπτώσεις του πολέμου στην Ουκρανία και 
την τεράστια ενεργειακή κρίση, διατηρεί συγκριτικά με τις άλλες χώρες την αναπτυξιακή της τροχιά, η 
αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας των Ενόπλων Δυνάμεων σίγουρα αποτελεί ένα ασφαλές καταφύγιο, το 
οποίο μπορεί να διατηρήσει ή και να προσελκύσει την εμπιστοσύνη εγχώριων και ξένων επενδυτών. Σε αυτή τη
συγκυρία, ενώ θα έπρεπε να παρατηρείται αύξηση της τιμής εκκίνησης ετήσιου ανταλλάγματος (άνω του 
σημερινού 5% της αντικειμενικής αξίας), η οποία θα αποφέρει περισσότερα έσοδα προς όφελος των Στελεχών 
του Στρατού Ξηράς, στη συμβολή της αμυντικής οργάνωσης της χώρας και εν γένει της Στρατιωτικής 
Υπηρεσίας, αντιθέτως η παρούσα τροποποίηση μειώνει το ποσοστό διαμόρφωσης της τιμής εκκίνησης ετήσιου 
ανταλλάγματος στο 3%. Απίστευτο!! Τη στιγμή όπου κανένας αναπτυξιακός πόρος δεν μας περισσεύει και 
οφείλουμε να επιταχύνουμε την αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας, εμείς οπισθοχωρούμε φοβούμενοι να 
διεκδικήσουμε το μερίδιο μας, από τις νέες επενδύσεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:03 

Τα ακίνητα που παρακολουθεί το Ταμείο Εθνικής Άμυνας είναι στο μεγαλύτερο μέρος τους εμβληματικά 
ακίνητα, εντός του πολεοδομικού ιστού των πόλεων. Με την προτεινόμενη μείωση του κατώτερου ορίου του 
ετήσιου ανταλλάγματος από 5% σε 3% της αντικειμενικής αξίας, θεωρητικά όπως είναι και το πνεύμα της 
συγκεκριμένης διάταξης δύναται να υπάρχει μια αύξηση του ενδιαφέροντος σε ότι αφορά στην αξιοποίηση 
τους. Ο Νομοθέτης στην προσπάθεια του να προσελκύσει νέους επενδυτές μειώνει το υπόψη ποσοστό 
μειώνοντας σχεδόν στο μισό τα όποια έσοδα του Ταμείου Εθνικής Άμυνας από τις μελλοντικές προσπάθειες 
αξιοποίησης. Ένα από τα προβλήματα που αποθαρρύνουν τους υποψήφιους επενδυτές είναι η απουσία όρων 
δόμησης στα περισσότερα ακίνητα, τα οποία μπορούν να χρησιμοποιηθούν πρακτικά μόνο ως χωράφια. Αυτό 
υφίσταται καθότι δεν έχει προβλεφθεί μέχρι σήμερα και δεν έχει νομοθετηθεί μια διαδικασία μεταξύ του 
Ταμείου Εθνικής Άμυνας και του ΥΠΕΝ που να δίνει άμεσα χρήσεις γης και όρους δόμησης ανάλογα με τα όποια 
επιχειρηματικά ενδιαφέροντα. Μια τέτοια διαδικασία θα έλυνε τα όποια προβλήματα και θα ανέβαζε κατά πολύ 
την αξία των ακινήτων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:19 

Οι επενδύσεις στη χώρα καθώς και η αξιοποίηση ακινήτων εντός αυτής βρίσκονται διαρκώς σε ανοδική πορεία 
σε σχέση με τα παρελθόντα έτη, σύμφωνα πάντα με την «αγορά» αλλά και με τα όσα αναφέρουν στελέχη της 
κυβέρνησης. Συνεπώς, δεν υπάρχει λόγος ειδικά σε τέτοιες εποχές, η ελάχιστη τιμή εκκίνησης ετήσιου 
ανταλλάγματος για την αξιοποίηση δημόσιων ακινήτων, να μειωθεί από το 5% (που ισχύει σήμερα) στο 3% της 
αντικειμενικής τους αξίας. Είναι η κατάλληλη περίοδος οι Ένοπλες Δυνάμεις να αποκομίσουν όσον το δυνατόν 
μεγαλύτερα οικονομικά οφέλη από τα ακίνητά τους και όχι να τα δίνουν όπως όπως…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:21 

Ο ν.4407/16 και συγκεκριμένα το άρθρο 11 όπως έχει διατυπωθεί και ισχύει, θεωρώ ότι θα πρέπει να 
τροποποιηθεί μόνο ως προς την αναπροσαρμογή του μισθώματος ώστε αυτή να πραγματοποιείται ανά έτος ή 
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διετία το μέγιστο. Δεν θα πρέπει να γίνει καμία τροποποιήση στο κατώτατο όριο του ετήσιου ανταλάγματος από
το 5% στο 3% της αντικειμενικής αξίας του ακίνητου. Ήδη την τελευταία διετία ακούγεται όλο και πιο έντονα ότι
η χώρα έχει βγεί από την δημοσιονομική κρίση και οδεύει με γοργούς ρυθμούς σε ανάκαμψη, εισροή 
επενδυτών και μεγάλων επενδύσεων με κυριότερες αυτών των επενδύσεων σε ακίνητα. Ως αποτέλεσμα η 
ενδεχόμενη μείωση του κατώτατου ορίου θα έχει ως αποτέλεσμα την απώλεια εσόδων για την στρατιωτική 
υπηρεσία, ειδικά την παρούσα περίοδο που έχει αυξηθεί η ζήτηση ακινήτων και ίδιως στρατιωτικών ακινήτων, 
τα οποιά παρουσιάζουν επενδυτικά πλεονεκτήματα σε σχέση με τα υπόλοιπα ακίνητα ιδιωτών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Εντύπωση προκαλεί το γεγονός ότι, προτείνεται μείωση του κατώτατου ορίου του ετήσιου ανταλλάγματος από 
5% σε 3%. Έτσι, δίνεται η εντύπωση του ξεπουλήματος της περιουσίας του ΤΕΘΑ και ως γνωστόν, τα έσοδα από
τις εκμισθώσεις των ακινήτων του δίνονται για την Αμυντική Οργάνωση της Χώρας. Η δικαιολογία για 
προσέλκυση νέων επενδυτών, δεν ευσταθεί καθόσον, η Χώρα έχει υψηλούς ρυθμούς ανάπτυξης, άρα πουλάμε 
και δεν ξεπουλάμε…. Ο ίδιος ο Υπουργός Ανάπτυξης έχει κάνει δηλώσεις περί υψηλών ρυθμών ανάπτυξης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:31 

Εντύπωση μου προκαλεί το γεγονός ότι, το ετήσιο αντάλλαγμα από 5% της αντικειμενικής αξίας, 
διαμορφώνεται στο 3%, γεγονός που δημιουργεί την αίσθηση του «ξεπουλήματος» της ακίνητης περιουσίας των
Ενόπολων Δυνάμεων. Βέβαια μπορεί να θεωρηθεί ως μέτρο προσέλκυσης επενδυτών, όμως αυτό το επιχείρημα 
καταρίπτεται εύκολα,καθόσον η Χώρα ήδη βρίσκεται σε ανοδική πορεία ανάπτυξης (σύμφωνα και με τις 
εξαγγελίες του κ. Υπουργού Ανάπτυξης). Πιστεύω ότι θα μειωθούν τα έσοδα του ΤΕΘΑ, παρά θα αυξηθούν και 
ως γνωστόν, αυτά τα έσοδα διατίθενται για την Αμυντική Οργάνωση της Χώρας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:35 

Ιδιαίτερα θετική η προτεινόμενη πρόβλεψη αναπροσαρμογής του μισθώματος προκειμένου αυτή να μην γίνεται 
μία φορά ανά πενταετία, αλλά κατ’ έτος, με την ετήσια αναπροσαρμογή να προστίθεται στο ήδη από το 
προηγούμενο μισθωτικό έτος αναπροσαρμοσθέν μίσθωμα, ωστόσο δεν φαίνεται να συντρέχει οποιοσδήποτε 
δικαιολογητικός λόγος [τόσο λαμβάνοντας υπόψη την τρέχουσα ανοδική τάση της αγοράς των ακινήτων 
(αστικών και μη), όσο και την απουσία οποιασδήποτε σχετικής αναφοράς/αιτιολόγησης στη συνημμένη 
ανάλυση συνεπειών της ρύθμισης] προκειμένου να μειωθεί το κατώτατο όριο του ετήσιου ανταλλάγματος από 
5% σε 3% της αντικειμενικής αξίας. Εκτιμώ ότι μια τέτοια τροποποίηση οφείλει να στηρίζεται σε οικονομοτεχνική
μελέτη αναγνωρισμένου από το Κράτος φορέα και να δικαιολογείται επαρκώς και στη μετέπειτα αιτιολογική 
έκθεση, άλλως ελλοχεύει ο κίνδυνος να θεωρηθεί ότι τα ακίνητα της περιουσίας των ΕΔ πρόκειται να 
μισθωθούν «αντί πινακίου φακής» (ιδίως αν συνεκτιμηθεί ότι στα δημοσιονομικά δυσκολότερα περασμένα έτη 
επιτεύχθηκε μίσθωμα αρκετά πάνω από τις τιμές εκκίνησης σε ακίνητα όπως της Βαλτετσίου 17, το La Mirage 
και το πρώην στρατόπεδο στη Λεωφόρο Μεσογείων). Εάν δε υφίσταται πρόβλημα αναξιοποίητων ακινήτων 
(αντίστοιχου με αυτό που αντιμετωπίζει ο ΕΦΚΑ ή άλλοι δημόσιοι φορείς), θα έπρεπε ίσως να εξεταστεί 
πρώτιστα εάν οι αρμόδιες υπηρεσίες λειτουργούν ορθολογικά (με εμπεριστατωμένη γνώση του αντικειμένου 
και σε διάλογο με την αγορά ακινήτων), εάν τα εν λόγω ακίνητα παρουσιάζουν ιδιαιτερότητες που δρουν 
ανασταλτικά για υποψήφιους επενδυτές (παλαιότητα ή ανάγκη επισκευών επί κτιρίων, όροι δόμησης και 
χρήσεις γης επί οικοπέδων, μονομερώς επιβαλλόμενοι συμβατικοί όροι στη μίσθωση κλπ.) και στη συνέχεια, 
εφόσον δεν υφίστανται τέτοια ζητήματα, να τεθεί επί τάπητος το θέμα του οικονομικού ανταλλάγματος.

Άρθρο 46

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Πέραν της αδικαιολόγητης μείωσης του κατώτατου ορίου της ετήσιας αντιπαροχής από 5% σε 3% της 
αντικειμενικής αξίας (ελλείπει οιαδήποτε αιτιολογική σκέψη στην ανάλυση συνεπειών της ρύθμισης τόσο στο 
παρόν, όσο και στο αμέσως προηγούμενο άρθρο 45), απορία γεννάται για τη σκοπιμότητα πρόβλεψης 
αποκλειστικής προθεσμίας 30 ημερών: εάν παρέλθει άπρακτη, εφαρμόζεται αναλογικά η παράγραφος 11 του 
άρθρου 11, ήτοι τεκμαίρεται ότι το ΣΑΜ έχει εκδώσει τη σχετική απόφαση έγκρισης [πράγμα αδύνατο καθόσον 

384 

387



ουσιαστικά σε αυτήν την περίπτωση θα έχει παρακαμφθεί το μόνο αποφασίζον όργανο της διαδικασίας (τα 6 
Ταμεία ήδη -για άγνωστη αιτία- δεν έχουν λόγο για την ίδια τους την περιουσία και τον τρόπο διάθεσής της)] ή 
εν τέλει τίθεται χωρίς αποχρώντα λόγο μια ασφυκτική προθεσμία σε βάρος της Διοίκησης;

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:28 

Προτείνουμε:
1. Όπως προβλεφθεί η δυνατότητα παραχώρησης άνευ ανταλλάγματος χώρων γραφείων για εγκατάσταση των 
Ν.Π.Δ.Δ. Σύνδεσμοι Εφέδρων Αξιωματικών Νομών.
2. Τροποποίηση της παραγράφου 2 του άρθρου 185 N. 3463/2006(ΦΕΚ Α 114/30.6.2006) προκειμένου να 
προβλέπεται η παραχώρηση ακινήτων από τους Ο.Τ.Α. στα Ν.Π.Δ.Δ. Ν.1301/82 (Σύνδεσμοι Εφέδρων 
Αξιωματικών Νομών).

Άρθρο 47

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:20 

Αναπαραγονται τα ιδια σχολια απο τους συναδελφους των ΑΣΣΥ με κειμενα που ειναι απαραλαχτα .Μετα απο 
35 ετη οι ΕΜΘ θα εναι Υπολοχαγοι ενω οσοι φερουν το βαθμο του Ανθυπολοχαγου πληρωνονται σαν 
Ανθυπασπιστες.Που συντελειται η αδικια εις βαρος των ΑΣΣΥ;

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:54 

Είναι μια σωστή προσέγγιση εξορθολογισμου του βαθμολογιου των ΕΜΘ ως ηθική αμοιβή της μακρόχρονης 
εμπειρίας τους στο στράτευμα, αφού δεν υπάρχει και επιβάρυνση στον προϋπολογισμό. Από τη μεγάλη αυτή 
οικογένεια εκτιμάται αυτή η προσπάθεια.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 

Πρόταση από έναν ΕΜΘ που προσλήφθηκε το 2000 (τελευταία σειρά) ώστε να αξιοποιηθούμε σωστά και να 
προσφέρουμε τα μέγιστα στην Υπηρεσία..

Οι βαθμοί πρέπει να απονέμονται:

Στα 23 χρόνια υπηρεσίας Ανθυπασπιστής.
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας Ανθυπολοχαγός.
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας Υπολοχαγός.
Στα 34,5 χρόνια χρόνια υπηρεσίας Λοχαγός.

Όταν γινόμαστε αξιωματικοί (στα 28 έτη) να γίνεται η μετάβασή μας στο Β’ μισθολογικό κλιμάκιο και 
συγκεκριμένα στο Β9

Δίκαιη και μέση λύση πιστεύω χωρίς υπερβολές!

Δεν ζητάμε τα προνόμια των αντίστοιχων συναδέλφων που προέρχονται από την κατηγορία των 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α’ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977
(Α’ 279).

Καλή Χρονιά Εύχομαι σε Όλους!!
Ομόνοια, Συναδελφικότητα, Αγάπη και πάνω απ’ όλα ΥΓΕΙΑ

Ευχαριστώ θερμά όλους τους συντελεστές του παρόντος νομοσχεδίου!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:44 

Καλησπέρα σας, θα ήθελα να διαβάσετε τις παρακάτω απόψεις που αφορούν τους αξιωματικούς που ανήκουν 
στις Ειδικές Καταστάσεις και να άρετε τις οποιεσδήποτε τυχόν ανισότητες προκύπτουν από τις ισχύουσες 
σχετικές διατάξεις, οι οποίες συνοψίζονται στα κάτωθι:
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά.
4. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Συνοψίζοντας, όπως αντιλαμβάνεστε υπάρχει σαφής και κατάφωρη ανισότητα στους συγκεκριμένους 
Αξ/κους προερχόμενους από ΑΣΣΥ. Το Κράτος Δίκαιου και Πρόνοιας πρέπει να εξασφαλίζει την ίση μεταχείριση
των πολιτών που μοναδικό τους σφάλμα ήταν η ασθένεια τους ή το τραύμα τους, κάτι που πολλές φορές δεν 
οφείλεται σε αυτούς ή δεν δύναται να αποφευχθεί . Γεγονός που δεν θα πρέπει να συντελείτε εις βάρος του 
άνιση βαθμολογική και οικονομική μεταχείριση. Σε καμία άλλη κατηγορία προελεύσεως στρατιωτικού 
προσωπικού ή των Σωμάτων Ασφαλείας ή Υπηρεσία του Δημοσίου δεν υπάρχει αυτή η άδικη άνιση και 
ρατσιστική μεταχείριση. Ο νομός λειτουργεί τιμωρητικά προς αυτούς, οι οποίοι αισθάνονται μειονεκτικά 
απέναντι στους υπόλοιπους συναδέρφους τους, και δεν βοηθά στην εξύψωση του ηθικού τους , αντιθέτως το 
καταρρακώνει. Η αποκατάσταση αυτής της αδικίας θα βοηθήσει και θα αποτελέσει κίνητρο αποδοτικότητας για
την ευαίσθητη αυτή κατηγορία Αξιωματικών.
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «άνιση» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Καλησπέρα σας,
ένα πολύ σοβαρό θέμα που δεν έχει συμπεριληφθεί στο νέο νομοσχέδιο είναι οι Αξιωματικοί Ειδικής 
Κατάστασης προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και συγκεκριμένα όσον αφορά την περίπτωση (ε) του 
άρθρου 23 του Ν.3883/2010, η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη της συγκεκριμένης 
κατηγορίαςΑξιωματικών.
Σύμφωνα με τους ν.3865/2010 και ν.4387/2016 «Νέο Ασφαλιστικό για τους Στρατιωτικούς», όσοι θεμελιώνουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 1-1-2015 και μετά, θα συνταξιοδοτούνται με τη συμπλήρωση είτε του 60ού έτους 
της ηλικίας τους είτε 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας 
Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα 
καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα 
υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα 
περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με 
τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται 
ανωτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
Επιπλέον με τον ν.4472/2017 «Νέο Μισθολόγιο των Ενόπλων Δυνάμεων», τα στελέχη των Ε.Δ. αμείβονται 
πλέον με τον διοικητικό βαθμό που φέρουν και όχι με τον μισθολογικό βαθμό που ίσχυε μέχρι την 31-12-2016, 
με αποτέλεσμα οι διαφορές στις απολαβές των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων εκ ΑΣΣΥ με τους υπολοίπους
Αξιωματικούς εκ ΑΣΣΥ, να είναι μεγάλη, αφού από τα 32 χρόνια υπηρεσίας και μέχρι τα 40 έτη, δεν θα έχουν 
καμία αύξηση στο μισθό τους μέχρι την αποστρατεία τους. Γεγονός που επηρεάζει άμεσα και συνεπακόλουθα 
τον υπολογισμό της σύνταξης, εφάπαξ, μερίσματα και βοηθήματα.
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
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δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
Συνεπώς, προτείνεται να παραλειφθεί η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010, όπως και όλες οι 
προγενέστερες περιπτώσεις βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικής Κατάστασης λόγω προβλημάτων 
υγείας, προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και να ισχύσει ότι ισχύει για τους υπόλοιπους 
Αξιωματικούς.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Πραγματικά παρατήρησα οτι στο παρόν άρθρο πάρα πολλά σχολια ιδιαιτέρως των Αξκων ΑΣΣΥ είναι copy paste
και έχουν γεμίσει πολλές σελίδες. Μα
επιτέλους μιλάμε για αποστρατευτικο βαθμό Λοχαγού στα 35 χρόνια και επίσης όσοι έχουν γίνει Ανθλγοι 
αμοίβονται ως Ανθστες.Παγκοσμια πρωτοτυπία!!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

1. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, τους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη, οι 
Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) σύμφωνα με το κατατεθέν 
νομοσχέδιο σε Λοχαγό χωρίς καμία επίπτωση και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – 
Δημόσιο Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνα
Σας παρακαλούμε να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Για να καταλάβει κανείς τι γίνεται στις μονάδες και ποια η αντιμετώπιση των ΕΜΘ από τους ΑΣΣΥ δεν έχει παρά
να διαβάσει τα σχόλια, τα έχουν δώσει όλα τις τελευταίες ημέρες, ηρεμήστε λίγο εμείς την σύνταξη θέλουμε 
που δικαιούμαστε. Εσείς θέλετε την καρέκλα θα την πάρετε μην αγχώνεστε. Φτάσατε να γράφετε μαζικά σε 
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άσχετο με εσάς άρθρο μπας και το κόψουν, που πιθανόν να το κόψουν μην σας χαλάσουν και τον ύπνο. Βγάλτε
την εγκύκλιο εισαγωγής των ΕΠΥ να γελάσουμε να δούμε ποιος πραγματικά έχει αδικηθεί στις ΕΔ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Αυτό το άρθρο είναι ανέκδοτο…χωρίς καμία ουσιαστική χρηματική διαφορά για τους Εμθ.
Σκέψου έναν ΕΜΘ ΠΟΥ στα 29 χρόνια υπηρεσίας θα είναι ανθυπασπιστής και στα 35 ΧΡΟΝΙΑ θα Αποστατευτεί 
λοχαγός.Αυτά δεν γίνονται ούτε στις ελληνικές ταινίες!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

ΟΙ ΑΠΟΦΟΙΤΟΙ ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ-ΛΥΚΕΙΟΥ ΚΑΙ ΕΝΩ Η ΕΓΚΥΚΛΙΟΣ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΤΟΥΣ ΠΡΟΕΒΛΕΠΕ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΙΚΟ 
ΒΑΘΜΟ ΑΝΘΥΠΑΣΠΙΣΤΗ ,ΘΑ ΦΕΡΟΥΝ ΚΑΙ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΛΟΧΑΓΟΥ;ΝΤΡΕΠΕΤΑΙ ΚΑΙ Η ΝΤΡΟΠΗ…ΚΛΕΙΣΤΕ ΤΙΣ 
ΑΣΣΕΙ ΚΑΙ ΑΣΣΥ ΚΑΛΥΤΕΡΑ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Μόνο η εξομοίωση των ΕΜΘ με τους εξ’ ανακατάταξης συναδέλφους τους, θα δώσει μια ολιστική και ΔΙΚΑΙΗ 
λύση στα ζητήματα των ΕΜΘ. Εκτός από βαθμολογική και μισθολογική λύση θα θεραπεύσει σε μεγάλο βαθμό το
μέγα ζήτημα των επιπλέον εισφορών στα μετοχικά ταμεία. Είναι ο μοναδικός ίσως τρόπος όπου έστω και 
έμμεσα, τα περίπου 5.000 ευρώ που έδωσε επιπλέον ο κάθε ΕΜΘ, θα αποκτήσουν κάποια υποτυπώδη 
ανταποδοτικά χαρακτηριστικά. Τολμήστε το κ. Υπουργέ. Μεριμνήσατε για το προσωπικό, τολμήστε να 
διορθώσετε την αδικία χιλιάδων στελεχών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Ειναι μια πολυ καλη προσπαθεια εξορθολογισμου του βαθμολογιου των ΕΜΘ αφου στις μερες μας οι 
περισσοτεροι εξ αυτων διαθετουν πλήθος προσοντων, ουσιαστικων οσο και τυπικων. Επισης υπαρχουν 
στελεχοι ΕΜΘ πτυχιουχοι ΑΕΙ των οποιων το γνωστικο αντικειμενο των σπουδων τους, απτεται του 
αντικειμενου της αποστολης των Ενοπλων Δυναμεων. Κατα τη γνωμη μου το παρον αρθρο συμβαδιζει με τις 
απαιτησεις του σημερα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:40 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
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Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:33 

Σύμφωνα με προρηθεντα σχόλια υπάρχει μια ενόχληση από αξκους των άλλων προελεύσεων αναφορικά με το 
χρόνο διοίκησης η ειδικής υπηρεσίας. Μπορεί να γίνει πρόβλεψη και για το βαθμολογιο των ΕΜΘ. Πολύ εύκολα
μπορεί να γίνει ρύθμιση. Όλα μπορουν να γίνουν αρκεί να υπάρχει καλή προαίρεση.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

ΑΜΕΣΗ βαθμολογική και μισθολογική εξομοίωση με τους συναδέλφους εθελοντές. Κίνητρα για τους 
συναδέλφους όλων των προελεύσεων που έχουν πτυχίο ΑΕΙ. Όλα τα υπόλοιπα είναι εκ του πονηρού 
πασαλείμματα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:02

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
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χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:20 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:29 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
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δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:17

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:41 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
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πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:52 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:05 

Κ. Υπουργέ, κάθε φορά που ανεβαίνει ν/σ του ΥΠΕΘΑ, οι συνάδερφοι ΕΜΘ, παίρνουν και από ένα βαθμό!! Σε 
λίγο καιρό, κάτι με πτυχία, κάτι με πιέσεις, θα φθάνουν στον καταληκτικό βαθμό των προερχόμενων από 
σχολές ΑΣΣΥ, μην φθάνουν και παραπάνω μιας και στην Ελλάδα όλα γίνονται. Νομίζω ότι δεν πρέπει να 
συμβαίνει αυτό, διότι αποτελεί αδικία κ. Υπουργέ. Αποδομείτε έτσι όλες τις σχολές ΑΣΣΥ και το έργο που 
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προσφέρουν εδώ και δεκαετίες. Από το 2015 οι σχολές ΑΣΣΥ είναι 3ετούς φοίτησης και ονομάζονται Λοχίες. Για
ποια αναβάθμιση μιλάμε? Ο καταληκτικός βαθμός είναι του Αντισυνταγματάρχη πλην πτυχιούχων ΑΕΙ που 
φεύγουν Συνταγματάρχες. Έρχεστε τώρα εσείς και ενώ η εγκύκλιος εισαγωγής των ΕΜΘ (πρ. ΟΠΥ) στις ΕΔ 
έλεγε καταληκτικός αυτός του Ανθυπασπιστή, τώρα πάει για Λοχαγός και παραπάνω ίσως…Δεν έχω κάτι με 
τους ΕΜΘ αλλά αυτό είναι άδικο και καθόλου σωστό. Αξιωματικός προερχόμενος από ΑΣΣΥ Ε.Υ. ή Υ.Γ. θα 
φεύγει Υπολοχαγός και Αξιωματικός από ΕΜΘ ΕΥ ή ΥΓ, θα φεύγει Λοχαγός. Επίσης οι συνάδερφοι ΕΜΘ για να 
προαχθούν στον βαθμό του Λοχαγού, θα απαιτείται Χρόνος Διοικήσεως ,μιας και στο βαθμό Ανθυπολοχαγού 
για προαγωγή σε Υπολοχαγό δεν απαιτείται στους ΕΜΘ. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και 
εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας 
θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι 
νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών 
(ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ)Τι θα κάνετε λοιπόν? Μάλλον ένα ακόμη δωράκι, πράγμα που δεν συμβαίνει στους παραπάνω 
Αξιωματικούς από ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ, οι οποίοι κάνουν ΚΑΝΟΝΙΚΑ σε όλους τους βαθμούς, τον απαιτούμενο ΧΔ, με ότι 
συνεπάγεται αυτό, ακόμη και μετάθεσεις σε τόπο μη συμφερόντων, συνήθως παραμεθόριο. Αν είναι εξαιρέστε 
και τους Αξιωματικούς από ΑΣΣΥ ή γιατί όχι και ΑΣΕΙ, από τον προβλεπόμενο ΧΔ ώστε να υπάρχει δικαιοσύνη 
και ίση μεταχείριση σε ΟΛΟΥΣ, όχι δύο μέτρα και δύο σταθμά και μόνο βαθμούς-μισθολογικές αυξήσεις σε 
συγκεκριμένη προέλευση στελεχών. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους 
άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. 
Οχι μόνο δικαιώματα αλλά και υποχρεώσεις. Επίσης θα απαιτηθούν κι άλλα κονδύλια για να δώσετε λόγω 
αυξήσεων στο μισθολόγιο που θα έπονται λόγω των βαθμών που δίνετε. Για δείτε τα όλα αυτά διότι 
δημιουργείτε Αξιωματικούς δύο και τριών ταχυτήτων, με παιδιά και αποπαίδια στις ΕΔ. Αρέσει δεν αρέσει αυτή 
είναι η πραγματικότητα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:33 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.
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Αξιότιμε κύριε Υπουργέ.
Καταρχήν σέβομαι απόλυτα το έργο σας και τις καλές προθέσεις σας στο Υπουργείο και δηλώνω απόλυτα ότι 
είμαι εναντίον τής άποψης «να ψοφήσει η κατσίκα του γείτονα «.Το άρθρο αυτό αναφέρεται στους άξιους 
συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ και αναπόφευκτα γίνονται συγκρίσεις.
Είμαι Απόφοιτος της ΣΜΥΝ τάξης 1998,με 20 χρόνια υπηρεσίας σε πολεμικά πλοία εκ των οποίων τα 
περισσότερα σε θέσεις ευθύνης καθώς και έχω εκτελέσει επάξια τα καθήκοντα Α ‘Μηχανικού σε Πετρελαιοφορο
πρώτης γραμμής της ΔΔΜΝ.Σε 3 χρόνια συμπληρώνω 30 χρόνια υπηρεσίας. Αυτό που θα ήθελα να λάβετε 
υπόψιν είναι ότι οι απόφοιτοι προέλευσης ΑΣΣΥ παίρνουμε σε 15 χρόνια 3 
βαθμούς…(Σημαιοφόρου/Ανθυποπλοιαρχου/Υποπλοιαρχου).
Είμαι σίγουρος ότι θα εξετάσετε και θα διορθώσετε και αυτή την αδικία που αφορά χιλιάδες στελέχη 
προέλευσης ΑΣΣΥ!
Σας ευχαριστώ θερμά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:42

ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ Άρθρο 47 (σε νέο άρθρο).

Οι Αξιωματικοί Μηχανικοί της Πολεμικής Αεροπορίας, απόφοιτοι της κατεύθυνσης Μηχανικών του Τμήματος 
Αεροπορικών Επιστήμων της Σχολής Ικάρων (τέως Τμήμα Μηχανικών), γνωστή στο ευρύτερο κοινό ως ΣΜΑ, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του ισχύοντος Νόμου 3883/2010, καθίστανται νεότεροι, μεταξύ όλων των 
ομοιόβαθμων Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΕΙ των Όπλων του ΣΞ, Μάχιμων και Μηχανικών του ΠΝ και Ιπταμένων 
της ΠΑ, ανεξάρτητα των ετών υπηρεσίας, του χρόνου κτήσης του βαθμού και του χρόνου αποφοίτησης από το 
αντίστοιχο ΑΣΕΙ.

Το εξειδικευμένο και παραγωγικό έργο, η αποτελεσματικότητα στην εκπλήρωση της αποστολής της ΠΑ, η 
συμβολή στην επιχειρησιακή διαθεσιμότητα και πολεμική ετοιμότητα των μονάδων, η απόδοση σε θέσεις 
ευθύνης και διοικήσεως είναι γνωστά και αδιαμφισβήτητα. Συνεπώς, η διευθέτηση και ο εξορθολογισμός του 
θέματος του προβαδίσματος όσον αφορά την αρχαιότητα των Μηχανικών αποφοίτων της ΣΙ, θα συμβάλλει 
αποφασιστικά στη βελτίωση της δομής διοίκησης της ΠΑ, θα αναβαθμίσει τη λειτουργία της καθώς και των ΕΔ 
εν γένει, ενώ δεν επηρεάζεται καθ΄ οιονδήποτε τρόπο η επιχειρησιακή διοίκηση Μονάδων και Μειζόνων 
Σχηματισμών.

Κατόπιν αυτών προτείνουμε, να συμπεριληφθούν οι ακόλουθες τροποποιήσεις του άρθρου 36 του ν.3883/2010.
Πιο συγκεκριμένα οι παράγραφοι 12, 13, 14, 15 και 20 του άρθρου 36 του ν.3883/2010 προτείνεται να 
αντικατασταθούν όπως παρακάτω:
«12. Η αρχαιότητα μεταξύ των ομοιόβαθμων Αξιωματικών Όπλων του ΣΞ προερχομένων εκ ΣΣΕ, Μάχιμων και 
Μηχανικών του ΠΝ, Ιπταμένων και Μηχανικών της ΠΑ, καθώς και μεταξύ Αξιωματικών Σωμάτων του ΣΞ 
προερχομένων εκ ΣΣΕ-ΣΣΑΣ-ΣΑΝ, Σωμάτων του ΠΝ, πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των ΚΣ, ρυθμίζεται από
το ημερολογιακό έτος κτήσεως του βαθμού τους.
13. Ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού:
α. Οι Αξιωματικοί Όπλων του ΣΞ, οι Μάχιμοι και Μηχανικοί του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι και Μηχανικοί της ΠΑ είναι 
αρχαιότεροι των λοιπών ομοιόβαθμων τους Αξιωματικών και των τριών Κλάδων των ΕΔ και των ΚΣ.
β. Οι Αξιωματικοί Μάχιμοι του ΠΝ και οι Ιπτάμενοι της ΠΑ είναι αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους Μηχανικών 
Αξιωματικών ΠΝ και ΠΑ αντίστοιχα, που ονομάσθηκαν το ίδιο έτος Αξιωματικοί.
14. Αξιωματικοί Όπλων και Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικοί της ΠΑ πλην Ιπταμένων, και 
Μηχανικών που προέρχονται από ΑΣΕΙ, καθίστανται αρχαιότεροι των ομοιόβαθμων τους που δεν προέρχονται 
από αυτά.
15. Ειδικότερα, η αρχαιότητα μεταξύ των Αξιωματικών που αποφοιτούν από τα ΑΣΕΙ καθορίζεται κατά την 
αποφοίτησή τους και μέχρι τις επόμενες κρίσεις από τη σειρά επιτυχίας τους μετά την αποφοίτησή τους από 
αυτά, χωριστά για τους Αξιωματικούς Όπλων του ΣΞ, τους Μάχιμους και Μηχανικούς του ΠΝ, τους Ιπτάμενους 
και Μηχανικούς της ΠΑ και χωριστά για τους Αξιωματικούς Σωμάτων του ΣΞ, Σωμάτων του ΠΝ και Αξιωματικών
της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών.
20. Η αρχαιότητα μεταξύ ομοιόβαθμων Αξιωματικών των Σωμάτων ή γενικών ειδικοτήτων Σωμάτων του ΣΞ, 
των Σωμάτων και Ειδικοτήτων του ΠΝ, των Αξιωματικών της ΠΑ πλην Ιπταμένων και Μηχανικών και των 
Αξιωματικών ΚΣ, καθορίζεται από τη χρονολογία ονομασίας τους ως Αξιωματικών. Σε περίπτωση ταυτόχρονης 
ονομασίας τους ως Αξιωματικών, η αρχαιότητα καθορίζεται με βάση τη σειρά των Σωμάτων ή γενικών 
ειδικοτήτων, όπως αναγράφονται στο άρθρο 3 του παρόντος νόμου.»

Ταξίαρχος εα Βασίλειος Νικολόπουλος
Πρόεδρος Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Στρατιωτικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:31 

394 

397



Ο θεσμός των ΕΜΘ έχει απαξιωθεί από τότε που οι Εθελόντριες (οι οποίες κατατάχθηκαν από 1979 έως 1989) 
και ενώ έχουν τα ίδια προσόντα με τους ΕΜΘ (το απολυτήριο Λυκείου), βαθμολογικά ακολουθούν τους ΑΣΣΥ 
και πληρώνονται στο β’ κλιμάκιο. Να γίνει επιτέλους η αποκατάσταση της αδικίας τόσο στη βαθμολογική αλλά 
και στη μισθολογική προαγωγή, με αναδρομική ισχύ από την ημερομηνία που έγιναν Ανθυποχαγοί. Εκτελούν 
καθήκοντα Αξιωματικού και πληρώνονται ως Ανθυπασπισπές. Σε ποια άλλη χώρα γίνονται αυτά ; 
Συγχαρητήρια το βρήκατε… μόνο στη δικιά μας !!!!
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Ο θεσμός των ΕΜΘ έχει απαξιωθεί από τότε που οι Εθελόντριες (οι οποίες κατατάχθηκαν από 1979 έως 1989) 
και ενώ έχουν τα ίδια προσόντα με τους ΕΜΘ (το απολυτήριο Λυκείου), βαθμολογικά ακολουθούν τους ΑΣΣΥ 
και πληρώνονται στο β’ κλιμάκιο. Να γίνει επιτέλους η αποκατάσταση της αδικίας τόσο στη βαθμολογική αλλά 
και στη μισθολογική προαγωγή, με αναδρομική ισχύ από την ημερομηνία που έγιναν Ανθυποχαγοί. Εκτελούν 
καθήκοντα Αξιωματικού και πληρώνονται ως Ανθυπασπισπές. Σε ποια άλλη χώρα γίνονται αυτά ; 
Συγχαρητήρια… μόνο στη δικιά μας !!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:54 

Ο θεσμός χρήζει άμεσες αλλαγές σε αυτή ακριβώς τη χρονική περίοδο που είναι και πιο επίκαιρη από ποτέ και 
όχι αργότερα…

Να δοθεί άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό, βαθμολογικό, μισθολογικό καθεστώς των ΕΠ.ΟΠ.

Χρειάζεται να διαμορφωθεί νέο μισθολόγιο για τα στελέχη σε κατηγορίες (ΔΕ-ΤΕ-ΠΕ), συν έξτρα επιδόματα 
πτυχίου και τυχόν μεταπτυχιακού – διδακτορικού όπως συμβαίνει και στο ευρύτερο δημόσιο τομέα και όχι 
μόνο.

Να γίνει αξιοποίηση των πτυχιούχων στελεχών σε διοικητικές θέσεις είτε σε θέσεις εξειδικευμένες βάση 
πτυχίου. Όλα τα στελέχη μπορούν να αξιοποιηθούν με το καλύτερο δυνατό τρόπο!

Επιπρόσθετα, να διαμόρφωσε εκ νέου τον θεσμό των ΕΠΟΠ, ώστε να δώσει το κάθε στέλεχος το μέγιστο των 
δυνατοτήτων του, καθώς με αυτό το τροπο ο θεσμός θα γίνει πιο ελκυστικός και ιδιαίτερα για τα νέα στελέχη 
που εισέρχονται με υψηλά προσόντα στο στράτευμα.

Να δοθούν επιπλέον κίνητρα και παροχές, αναγνώριση προσόντων, καθώς επιβράβευση και κίνητρα για έξτρα 
επιμόρφωση.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:49 

1. Το παρόν σχόλιο – εισήγηση, αφορά στην πρόβλεψη της απόδοσης του αποστρατευτικού βαθμού του 
Αντιστρατήγου, στους Αξιωματικούς Γεωγραφικού απόφοιτους ΣΣΕ, στους οποίους σύμφωνα με το άρθρο 23 
του Ν.3883/2010 ο καταληκτικός βαθμός τους είναι ο βαθμός του Υποστρατήγου.

2. Η ρύθμιση κρίνεται αναγκαία και απαραίτητη, καθώς όλοι οι Αξιωματικοί και των τριών κλάδων των ΕΔ που 
έχουν καταληκτικό βαθμό Υποστρατήγου και αντιστοίχου, δύναται να τους αποδοθεί ο αποστρατευτικός 
βαθμός του Αντιστράτηγου και αντιστοίχων, με μόνη εξαίρεση των Αξιωματικών Γεωγραφικού.

3. Η ιεραρχία του ΓΕΣ κατόπιν ΦΕΕ της Δνσης Γεωγραφικού του ΓΕΣ, στην οποία υπήρξα Δντης έως τον Μάρτιο 
του τρέχοντος έτους, έχει συνηγορήσει για την αναγκαιότητα της ρύθμισης και απέστελλε σχετικό έγγραφο στο
ΓΕΕΘΑ/ΔΝΥ τον Φεβ του 21, χωρίς όμως έως σήμερα να συμπεριληφθεί σε κάποιο νομοσχέδιο, αλλά ούτε και 
στο τρέχων πολυνομοσχέδιο.

4. Η υπάρχουσα έως σήμερα διαφοροποίηση, δημιουργεί αισθήματα πικρίας στους Αξκους Γεωγραφικού και μη
ισόνομης αντιμετώπισής τους, σε σχέση με όλους τους ομόλογους Αξκους του ΓΕΣ, αλλά και όλων των κλάδων 
των ΕΔ.

5. Από την προτεινόμενη νομοθετική ρύθμιση δεν προκαλείται οικονομική επιβάρυνση.

6. Κατά συνέπεια απαιτείται η ενσωμάτωση ενός επιπλέον άρθρου νόμου ή παραγράφου στο Γ’ ΜΕΡΟΣ του 
τρέχοντος πολυνομοσχεδίου, το οποίο θα τροποποιεί – συμπληρώνει την παράγραφο 1γ του άρθρου 32 
“Αποστρατευτικός Βαθμός και Τιμητικές Διακρίσεις” του Ν.3883/2010, ως κάτωθι:

«γ. Ο ανώτερος βαθμός δεν υπερβαίνει αυτόν που προβλέπεται ως καταληκτικός της ειδικότητας του, 
σύμφωνα με τα άρθρα 3 και 23 του παρόντος νόμου. Η προϋπόθεση αυτή δεν απαιτείται για τους 
Υποστράτηγους Σωμάτων του ΣΞ Τεχνικού, Εφοδιασμού και Μεταφορών, Υλικού Πολέμου Έρευνας-
Πληροφορικής και Γεωγραφικού Υποστράτηγους, Υποναυάρχους ή Υποπτεράρχους της ειδικότητας 
Οικονομικού, Υποπτέραρχους Αεράμυνας, Εφοδιαστές, Διοικητικούς και Μετεωρολόγους, Υποστράτηγους, 
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Υποναυάρχους ή Υποπτεράρχους ειδικότητας Ιατρού και τους Υποστρατήγους Στρατολογικού-Στρατιωτικών 
Νομικών Συμβούλων και Οικονομικών Επιθεωρητών οι οποίοι κατ΄ εξαίρεση δύναται να προαχθούν στο βαθμό 
του Αντιστρατήγου και αντιστοίχων».

7. Διαχρονικά αντίστοιχες τροποποιήσεις έγιναν για όλους τους ομόλογους Αξκους (πχ. Ερευνας 
Πληροφορικής, Οικονομικών Επιθεωρητών, κ.α.)

Υπτγος ε.α. Καγιαδακης Βαρδής
Τέως Δντης Δνσης Γεωγραφικού του ΓΕΣ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:08 

Εάν συμβεί αυτό, δηλαδή αποστρατεία ΕΠΟΠ στα 50 ετών –> ΔΙΑΛΥΣΗ ΣΤΡΑΤΟΥ, άρα και κλείσιμο το μαγαζάκι.

Η θα δοθεί άμεση λύση + σημαντική αύξηση του μισθού και έξτρα προνόμια σε αυτά τα στελέχη που η 
καθημερινότητά τους δε συγκρίνεται με κανένα άλλο στέλεχος (υψηλόβαθμο) του στρατού ή μόλις 
αποφασίσατε να διαλύσετε το στράτευμα, καθώς δε θα μείνει τίποτα όρθιο.

Ο Στρατός μένει όρθιος λόγω ΕΠΟΠ και ΕΜΘ, ΓΙΑ ΚΑΝΕΝΑ ΑΛΛΟ ΛΟΓΟ.
Εάν δεν τους θέλετε καταργήστε το θεσμό και μη ψάχνετε νέα κορόιδα με προκηρύξεις που περιέχουν δόλο, ας 
μείνουν τα υψηλόβαθμα στελέχη και ας πάνε να εξειδικευτούν σε μάχιμες ειδικότητες να σηκώσουν όλο το 
βάρος που σηκώνουν αυτά τα στελέχη… Μετά ελάτε να το συζητήσουμε… εδώ θα είμαστε και θα γελάσουμε!

Με εκτίμηση.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:17 

Τό ορθό – ηθικό,για το σύνολο του προσωπικού που εισέρχεται στο δημόσιο είναι, να ακολουθεί την εξέλιξη, 
όπως αυτή καθορίζεται στην εγκύκλιο εισαγωγής του. Τυχόν αλλαγές πρέπει να γίνονται με γνώμονα τις 
απαιτήσεις για την ορθή λειτουργία του οργανισμού εισαγωγής του. Παροχή επιπλέον βαθμών χωρίς την εκ 
των προτέρων, δημιουργία θέσεων εργασίας που να τους προβλέπουν, δεν έχουν αντίκρυσμα,στο δημόσιο 
συμφέρον, αλλά μόνο σε αυτούς που τους λαμβάνουν.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:02 

Πρεπει να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο για να είναι όλα ξεκάθαρα και άμεσα εφαρμόσιμα όσον αφορά τη 
νέα βαθμολογική και οικονομική εξέλιξη των ΕΜΘ.

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:

Στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:32 

Σωστή ενέργεια του Υπουργείου ομως πρέπει οι προαγωγές να γίνουν ως παρακάτω :Ανθυπολοχαγος στα 26 
χρόνια υπηρεσίας, Υπολοχαγός στα 31 χρόνια υπηρεσίας, Λοχαγός στα 35 χρόνια υπηρεσίας ώστε να υπάρχει 
κίνητρο για το προσωπικό προέλευσης ΕΜΘ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:18

ΚΛΕΙΣΙΜΟ ΣΧΟΛΩΝ ΑΣΣΥ ΚΑΙ ΠΡΟΣΛΗΨΗ ΕΜΘ ,ΜΕ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΙΚΟ ΒΑΘΜΟ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ,ΑΦΟΥ ΑΝ ΕΧΕΙΣ 
ΜΠΑΡΜΠΑ ΣΤΗΝ ΚΟΡΩΝΗ ,ΕΧΕΙΣ ΚΑΛΥΤΕΡΗ ΕΞΕΛΙΞΗ ΣΤΟ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑ.

ΤΣΑΜΠΑ ΔΙΑΒΑΖΟΥΝ ΟΙ ΝΕΟΙ ΝΑ ΔΩΣΟΥΝ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΕΣ ΓΙΑ ΕΙΣΑΓΩΓΗ ΣΕ ΣΧΟΛΕΣ.
ΚΑΜΙΑ ΑΞΙΟΚΡΑΤΙΑ ΠΛΕΟΝ,ΕΧΟΥΝ ΚΑΤΑΣΤΡΑΤΗΓΗΘΕΙ ΤΑ ΠΑΝΤΑ.
ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗ ΤΗΣ ΕΓΚΥΚΛΙΟΥ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΤΩΝ ΕΜΘ ΚΑΙ ΤΙ ΕΧΟΥΝ ΛΑΒΕΙ ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΩΣ ΘΕΣΜΟΣ
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( ΤΡΑΓΙΚΗ Η ΕΠΙΚΛΗΣΗ ΤΗΣ ΙΣΟΤΗΤΑΣ ΜΕ ΤΙΣ ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ ΜΕ ΤΙΣ ΟΠΟΙΕΣ ΞΕΚΙΝΗΣΕ Η ΚΑΤΑΣΤΡΑΤΗΓΗΣΗ 
ΚΑΘΕ ΕΝΝΟΙΑΣ ΑΞΙΟΚΡΑΤΙΑΣ-ΣΕ ΜΙΑ ΝΥΧΤΑ ΕΓΙΝΑΝ ΑΞΚΟΙ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:15 

Έρχονται ΕΚΛΟΓΕΣ και απαξιώνετε τους ΕΠ.ΟΠ με ένα νομοσχέδιο που τους αφήνει για άλλη μια φορά στην 
αφάνεια;
Με ποιό σκεπτικό 20.000-30.000 στελέχη + τα νέα παιδια που τώρα ξεκινάνε την σταδιοδρομία τους ως ΕΠΟΠ, 
και τα περισσότερα απο αυτά τα παιδιά είναι με πτυχία και σαφέστατα θα τα άξιζε κάτι αρκετά καλύτερο, να 
κλαίνε με μαύρο δάκρυ για το αύριο που θα τους ξημερώσει και για την επιλογή τους εν γένει;

Το νομοσχέδιο χρήζει άμεση διόρθωσης,

Με εκτίμηση.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 

Θα παρακαλουσα πολυ την επίλυση του συνταξιοδοτικού προβληματος των ΕΠΟΠ. Δεν μπορείτε να φανταστείτε
τι άγχος υπάρχει στις οικογένειες μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:31 

Ας αφήσουμε τα κακώς κείμενα στο παρελθόν και ας δοθούν άμεσες λύσεις για όλα τα στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων με ίσους όρους , ώστε να αποκατασταθεί η τάξη, διότι όλοι ανεξαρτήτως προελεύσεως είναι 
ΣΤΕΛΕΧΗ και έχουν έναν ΚΟΙΝΟ σκοπό.
Αξιοποιήσετε ΟΛΟΥΣ τους πτυχιούχους, καθώς είναι στελέχη με περισσότερα skills και ιδιαίτερα ο Στρατός, θα 
έπρεπε ήδη να τους αναγνωρίσει και να τους επιβραβεύει αναλόγως.
Είναι καιρός να γίνουν έμπρακτες και ουσιαστικές μεταρρυθμίσεις στο κλάδο των Ε.Δ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:05

Άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού ζητήματος των επαγγελματιών οπλιτών σύμφωνα με τις προτάσεις των 
ενώσεων τους

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:38 

ΜΕΙΖΟΝ ΘΕΜΑ ΕΙΝΑΙ Η ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΠΟΠ. Άμεση λύση τώρα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:18 

Θα παρακαλουσα πολυ την επίλυση του συνταξιοδοτικού προβληματος των ΕΠΟΠ. Δεν μπορείτε να φανταστείτε
τι άγχος υπάρχει στις οικογένειες μας. Έχουμε αφιερώσει χρόνια από την ζωή μας για την Ελλάδα μην μας 
πετάξετε στον δρόμο.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 

Πολύ ωραίο το άρθρο επί των ΕΜΘ

ΑΛΛΑ προτείνουμε να δώσετε ακριβή ημερομηνία απονομής βαθμού

Απονομή του βαθμού του ανθστη στα 23 έτη
Του βαθμού του ανθλγου στα 28 έτη υπηρεσίας
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Του βαθμού του υπλγου στα 31 έτη υπηρεσίας
Και έξι μήνες πριν από την συνταξιοδοτηση ο βαθμός του λγου

Όπως να υπάρξει μέριμνα για τούς αποφοίτους ΑΕΙ Όπως υπάρχει για υπξκους ασσυ…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:30 

ΜΕΙΖΟΝ ΘΕΜΑ ΕΙΝΑΙ Η ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΠΟΠ ΚΑΙ ΟΧΙ Η ΑΠΟΝΟΜΗ ΡΟΥΣΦΕΤΟΛΟΓΙΚΑ ΚΑΙ 
ΧΩΡΙΣ ΝΑ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΠΟΥΘΕΝΑ ΣΤΗΝ ΕΓΚΥΚΛΙΟ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΤΟΥΣ ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΒΑΘΜΩΝ ΣΤΟΥΣ ΕΜΘ ΣΕ 
ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΤΗΣ ΠΑΡΑΤΥΠΙΑΣ ΠΟΥ ΞΕΚΙΝΗΣΕ ΜΕ ΤΙΣ ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:19 

Ειναι απαραίτητο να διευθετηθεί άμεσα το συνταξιοδοτικο,καθώς είναι σημαντικότατο ζήτημα που αφορά 
τεράστιο αριθμό ανθρώπων. Επιπρόσθετα εφόσον γίνονται νέες προσλήψεις ΕΠ.ΟΠ, ευελπιστούμε να δώσετε 
περισσότερα κίνητρα στο νέο κόσμο να συνεχίσει στο τόσο αδικημένο θεσμό απ’ολες τις απόψεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:55

Πρεπει να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο για να είναι όλα ξεκάθαρα και άμεσα εφαρμόσιμα όσον αφορά τη 
νέα βαθμολογική και οικονομική εξέλιξη των ΕΜΘ.

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:

Στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:19 

Πρεπει να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο για να είναι όλα ξεκάθαρα και άμεσα εφαρμόσιμα όσον αφορά τη 
νέα βαθμολογική και οικονομική εξέλιξη των ΕΜΘ.

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:

Στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:31 

Διαβάζω σχόλια άσχετα με το άρθρο 47, το οποίο αφορά στους ΕΜΘ και μόνο σε αυτούς. Οι ΕΠΟΠ έχουν γεμίσει
σελίδες με σχόλια copy paste, όπως επίσης και πολλοί άλλοι συνάδελφοι από ΑΣΣΥ. Τα ίδια ακριβώς σχόλια, 
αντιγραφή-επικόλληση.
Αγαπητοί συνάδελφοι, έχουμε προαχθεί εδώ και δύο χρόνια και ο μισθός μας είναι ακόμη του Ανθυπασπιστή. 
Πείτε μου μία κατηγορία ένστολων, ΜΙΑ, που να έχει γίνει αυτό!!!!!
Είναι πρωτοφανές, να έχουμε ένα βαθμό, ένα διακριτικό στη στολή μας το οποίο είναι άνευ αντικρύσματος με 
αποτέλεσμα να εξευτελίζεται κι ο βαθμός κι εμείς. Καθρεφτάκια και κορδέλες και υποσχέσεις.
Κατά τα άλλα, οι Εθελόντριες από 1979 έως 1989 ακολουθούν τους ΑΣΣΥ, χωρίς κανένα τυπικό προσόν, αλλά 
σας ενοχλούν οι ΕΜΘ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:58 
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Είναι απαραίτητο να διευθετηθεί άμεσα το συνταξιοδοτικό πρόβλημα των ΕΠ.ΟΠ,καθώς είναι σημαντικότατο 
ζήτημα που αφορά τεράστιο αριθμό ανθρώπων. Επιπρόσθετα εφόσον γίνονται νέες προσλήψεις ΕΠ.ΟΠ, 
ευελπιστούμε να δώσετε περισσότερα κίνητρα στο νέο κόσμο να συνεχίσει στο τόσο αδικημένο θεσμό απ’ολες 
τις απόψεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:51 

Είναι ευκαιρία στο νομοσχέδιο να επιλυθεί το πρόβλημα που αντιμετωπίζουν όλοι οι ΕΠΟΠ με την αυτεπάγγελτη
αποστρατεία, μην το αφήσετε τελευταία στιγμή, μην «πάρει μπάλα» κάνα δυο σειρές και φτάσουν στα 
δικαστήρια. Η Πολιτεία και η Υπηρεσία ας μεριμνήσουν για τα στελέχη αυτά, εξάλλου η εμπειρία και η 
τεχνογνωσία 20-25 χρόνων θα πάει χαμένη και δεν αναπληρώνεται άμεσα, ίσως και ποτέ σε κάποιες θέσεις, 
εκτός απ’ αυτό μην αφήνετε τα στελέχη αυτά να τους «τρώει» το άγχος, ακόμη και τις οικογένειές τους. Καλή 
Χρονιά σε όλους!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:33 

Ευχαριστούμε το ΥΠΕΘΑ και γενικά όλους όσους συντέλεσαν στην δημιουργία του παρόντος νομοσχεδίου. Καλή
Χρονιά σε όλους!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:37 

Ειναι απαραίτητο να διευθετηθεί άμεσα το συνταξιοδοτικο,καθώς είναι σημαντικότατο ζήτημα που αφορά 
τεράστιο αριθμό ανθρώπων. Επιπρόσθετα εφόσον γίνονται νέες προσλήψεις ΕΠ.ΟΠ, ευελπιστούμε να δώσετε 
περισσότερα κίνητρα στο νέο κόσμο να συνεχίσει στο τόσο αδικημένο θεσμό απ’ολες τις απόψεις.Είναι καιρός 
να αναγνωριστούν από την υπηρεσία τα πτυχία – μεταπτυχιακά όλων των στελεχών ανεξαρτήτως ειδικότητας, 
τόσο βαθμολογικά όσο και μισθολογικά, όπως συμβαίνει και στο ευρύτερο δημόσιο τομέα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:13 

Πρεπει να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο για να είναι όλα ξεκάθαρα και άμεσα εφαρμόσιμα όσον αφορά τη 
νέα βαθμολογική και οικονομική εξέλιξη των ΕΜΘ.

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:

Στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:35 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
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πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:55 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:20 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
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προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:30 

Παρακαλώ άμεσα λύση για το συνταξιοδοτικό τόν ΕΠΟΠ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:28 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:59 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:41 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
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προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών

 29 Δεκεμβρίου 2022, 06:45 

Διαβάζω σχόλια άσχετα με το άρθρο 47, το οποίο αφορά στους ΕΜΘ και μόνο σε αυτούς. Οι ΕΠΟΠ έχουν γεμίσει
σελίδες με σχόλια copy paste, όπως επίσης και πολλοί άλλοι συνάδελφοι από ΑΣΣΥ. Τα ίδια ακριβώς σχόλια, 
αντιγραφή-επικόλληση.
Αγαπητοί συνάδελφοι, έχουμε προαχθεί εδώ και δύο χρόνια και ο μισθός μας είναι ακόμη του Ανθυπασπιστή. 
Πείτε μου μία κατηγορία ένστολων, ΜΙΑ, που να έχει γίνει αυτό!!!!! Είναι πρωτοφανές, να έχουμε ένα βαθμό, 
ένα διακριτικό στη στολή μας το οποίο είναι άνευ αντικρύσματος με αποτέλεσμα να εξευτελίζεται κι ο βαθμός κι
εμείς. Καθρεφτάκια και κορδέλες και υποσχέσεις.
Κατά τα άλλα, οι Εθελόντριες από 1979 έως 1989 ακολουθούν τους ΑΣΣΥ, χωρίς κανένα τυπικό προσόν, αλλά 
σας ενοχλούν οι ΕΜΘ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:57 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των Ε.Δ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:45

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
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ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:56 

Καλησπέρα σας, θα ήθελα να διαβάσετε τις παρακάτω απόψεις που αφορούν τους αξιωματικούς που ανήκουν 
στις Ειδικές Καταστάσεις και να άρετε τις οποιεσδήποτε τυχόν ανισότητες προκύπτουν από τις ισχύουσες 
σχετικές διατάξεις, οι οποίες συνοψίζονται στα κάτωθι:
1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς.
4. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Συνοψίζοντας, όπως αντιλαμβάνεστε υπάρχει σαφής και κατάφωρη ανισότητα στους συγκεκριμένους 
Αξ/κους προερχόμενους από ΑΣΣΥ. Το Κράτος Δίκαιου και Πρόνοιας πρέπει να εξασφαλίζει την ίση μεταχείριση
των πολιτών που μοναδικό τους σφάλμα ήταν η ασθένεια τους ή το τραύμα τους, κάτι που πολλές φορές δεν 
οφείλεται σε αυτούς ή δεν δύναται να αποφευχθεί . Γεγονός που δεν θα πρέπει να συντελείτε εις βάρος του 
άνιση βαθμολογική και οικονομική μεταχείριση. Σε καμία άλλη κατηγορία προελεύσεως στρατιωτικού 
προσωπικού ή των Σωμάτων Ασφαλείας ή Υπηρεσία του Δημοσίου δεν υπάρχει αυτή η άδικη άνιση και 
ρατσιστική μεταχείριση. Ο νομός λειτουργεί τιμωρητικά προς αυτούς, οι οποίοι αισθάνονται μειονεκτικά 
απέναντι στους υπόλοιπους συναδέρφους τους, και δεν βοηθά στην εξύψωση του ηθικού τους , αντιθέτως το 
καταρρακώνει. Η αποκατάσταση αυτής της αδικίας θα βοηθήσει και θα αποτελέσει κίνητρο αποδοτικότητας για
την ευαίσθητη αυτή κατηγορία Αξιωματικών.
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «άνιση» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:48

Επειδή διάβασα προηγούμενα σχόλια αναφορικά με το χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας, σχετικά με τους 
ΕΜΘ,ποιος θα είχε αντίρρηση από τους ΕΜΘ να κάνει οτι προβλέπεται. Δεν πιστεύω ότι τίθεται τέτοιο ζήτημα.
Ας μην είμαστε τόσο επικριτικοί. Άλλωστε μιλάμε για βαθμο Υπολοχαγού έως τα 35 χρόνια υπηρεσίας!!!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:32 
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** Για τους ΕΠΟΠ να τροποποιηθεί ο νόμος του 74′ και να γίνει ως εξής: αποστρατεία στα 50 ετών με ΠΛΗΡΗ 
ΣΥΝΤΑΞΗ, ανεξάρτητα από την ηλικία που εισήχθη το στέλεχος στο Σώμα. **

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:55 

Σχόλιο του χρήστη 

Στο επερχόμενο νομοσχέδιο με μεγάλη μου απογοήτευση διαπιστώνω τη μεγάλη αδικία που συντελείται και 
αυτή τη φορά σε βάρος των Στελεχών αποφοίτων Παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), όπως η ΣΜΥ 
από την οποία προέρχομαι. Το νομοσχέδιο σε όλη του σχεδόν τη έκταση ρυθμίζει πληθώρα θεμάτων Στελεχών 
έτερων κατηγοριών (πχ αποφοίτων Σχολών Αξκών, ΕΜΘ κλπ), αφήνοντας εκτός νομοσχεδίου ρυθμίσεις 
θεμάτων αποφοίτων ΑΣΣΥ που χρονίζουν, που θα μπορούσαν να είχαν ρυθμιστεί, με τη μεγάλη ευκαιρία που 
δίδεται με το παρόν νομοσχέδιο.  Στο παρόν νομοσχέδιο ρυθμίζεται βαθμολογική εξέλιξη των ΕΜΘ (που στο 
θεσμικό πλαίσιο της πρόσληψής τους και της μετέπειτα μονιμοποίησής τους, δεν υπήρχε πρόβλεψη για 
κατάληξη στο βαθμό του Υπολοχαγού), θεσμός που στα επόμενα χρόνια θα πάψει να υφίσταται στις ΕΔ, αλλά 
παραμένουν ανεπίλυτα ζητήματα Στελεχών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που θα συνεχίσουν επ΄ άπειρον να υφίστανται ως
θεσμός. Το ζήτημα αφορά την βαθμολογική εξέλιξή των Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτων ΑΣΣΥ και 
είναι το σημαντικότερο επαγγελματικό ζήτημα που μας απασχολεί αυτή τη στιγμή, αφού από την έκβασή του 
κρίνεται η εξέλιξή μας, η οποία ευνόητα επηρεάζει καταλυτικά και τις οικογένειές μας. Συγκεκριμένα, το 
ζήτημα αφορά στο άρθρο 23 του Ν. 3883/2010 (γνωστός ως νόμος Βενιζέλου), που καθηλώνει τα Στελέχη 
Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ στο βαθμό του Υπολοχαγού ως καταληκτικό βαθμό με τρόπο άνισο και 
αίολο (και στο βαθμό του Λοχαγού τους Αξιωματικούς Υπηρεσίας Γραφείου αποφοίτους ΑΣΣΥ), την ίδια στιγμή 
που ΕΞΑΙΡΕΙ από τη διάταξη αυτή τα Στελέχη των άλλων κατηγοριών Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας 
(συγκεκριμένα εξαιρεί τις μονιμοποιηθείσες εθελόντριες του Ν. 705/1977 και τους μονιμοποιηθέντες Εθελοντές 
του ΝΔ 445/1974). Επιπλέον στα Στελέχη ΕΥ αποφοίτων ΑΣΣΥ γίνεται διάκριση και ως προς την αναπηρία τους,
που έχει διαγνωστεί με γνωμάτευση της Ανώτατης ΥΓ Επιτροπής του Στρατού (αντίστοιχα ΠΝ, ΠΑ). Η διάκριση 
δεν έχει να κάνει μόνο με την αναγνώριση της αναπηρίας τους και κατ’ επέκταση με την προσήκουσα με βάση 
το νόμους 4074/2012 και 4488/2017 μεταχείριση τους, αλλά έχει να κάνει και με τη διάκριση με τις άλλες 
κατηγορίες εθελοντών Αξιωματικών, που προφανώς αντιμετωπίζονται ως ΑμεΑ και εξαιρέθηκαν της 
περίπτωσης ε΄ του άρθρου 23 του Ν. 3883/2010, ενώ για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ υπάρχει διάκριση, τόσο ως 
ΑμεΑ όσο και ως άλλη κατηγορία Αξιωματικών από εκείνες τις κατηγορίες των Αξιωματικών που προέρχονται 
από εθελοντές. Το σημαντικό αυτό σημείο της περίπτωσης «ε(5)» του άρθρου 23 του Ν. 3883/2010, 
καταδεικνύει με κραυγαλέο τρόπο, αφενός μεν το πόσο άνισα και άδικα αντιμετωπίζει και μεταχειρίζεται ο εν 
λόγω νόμος τους Αξιωματικούς Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ σε σχέση με ως άνω άλλες κατηγορίες 
Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας, αφετέρου δε το πόσο άνισα μεταχειρίζεται τους Αξιωματικούς Ελαφράς 
Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ σε σχέση με τους υπόλοιπους ομοιοβάθμους τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
εξελίσσονται με τον ίδιο νόμο (Ν. 2439/1996). Ι. Ζητήματα – Προβλήματα που εγέρθηκαν Το άρθρο 23 του Ν. 
3883/2010 επέφερε προβλήματα – ζητήματα, που συνεχίζουν να υφίστανται.  Δημιούργησε Στελέχη Ελαφράς 
Υπηρεσίας 2 ταχυτήτων αποφοίτους ΑΣΣΥ. Εκείνους που κρίθηκαν Ελαφράς Υπηρεσίας πριν την εφαρμογή του 
εν λόγω άρθρου (24.9.2010), που εξελίσσονται κανονικά μέχρι το καταληκτικό τους βαθμό και εκείνους που 
κρίθηκαν μετά την εφαρμογή του εν λόγω άρθρου και εξελίσσονται μέχρι το βαθμό του Υπολοχαγού. – Επέβαλε
διάκριση στον καταληκτικό βαθμό ως προς στην προέλευση των Στελεχών, εξαιρώντας από τον καταληκτικό 
βαθμό του Υπολοχαγού τις μονιμοποιηθείσες εθελόντριες του Ν. 705/1977 και τους μονιμοποιηθέντες Εθελοντές
του ΝΔ 445/1974, επιβάλλοντας με τη διάταξη αυτή μια ιδιότυπη «τιμωρία» στα Στελέχη που επέλεξαν να 
σπουδάσουν σε Στρατιωτική Παραγωγική Σχολή, αντί να καταταγούν ως εθελοντές. – Επέφερε κλυδωνισμό στις
ΕΔ, αφού η διάταξη αυτή δημιουργεί μεγάλο και έντονο προβληματισμό στα Στελέχη της Ενεργού Υπηρεσίας 
(σε όσους δηλαδή δεν αντιμετωπίζουν προβλήματα υγείας και μπορούν να καλύψουν μάχιμες θέσεις), καθότι 
αναρωτιούνται τι θα γίνει με την βαθμολογική τους εξέλιξη αν τύχει και τραυματιστούν στην ειρηνική περίοδο 
κατά την εκτέλεση του καθήκοντος ή τι θα γίνει αν τραυματιστούν κατά τις πολεμικές επιχειρήσεις. Αυτοί οι 
προβληματισμοί επιδρούν αρνητικά στο αξιόμαχο των ΕΔ, αφού τα στελέχη της Ενεργού Υπηρεσίας 
προκείμενου να προστατευτούν από το ενδεχόμενο να μεταφερθούν εξαιτίας σωματικής τους βλάβης (σε 
ειρηνική ή πολεμική περίοδο) στην Ελαφρά Υπηρεσία, λαμβάνουν μέτρα αυτοπροστασίας και αποφυγής 
εκτέλεσης των καθηκόντων τους στο έπακρο ΣΕ ΒΑΡΟΣ ΤΗΣ ΜΑΧΗΤΙΚΗΣ ΙΣΧΥΟΣ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ, 
μαχητική ισχύ που εύλογα είναι απολύτως απαραίτητη για να εκτελέσουν οι ΕΔ την αποστολή τους με τον 
καλύτερο δυνατό τρόπο (είτε στην ειρήνη, είτε στον πόλεμο). – Δεν υπολόγισε, το 2010 που τέθηκε σε 
εφαρμογή, το γεγονός ότι το ενιαίο μισθολόγιο που εφαρμόστηκε μεταγενέστερα, θα καθήλωνε τα εν λόγω 
Στελέχη και μισθολογικά (εκτός από βαθμολογικά), αφού πλέον τα Στελέχη των ΕΔ λαμβάνουν αμοιβές 
σύμφωνα με το φέροντα βαθμό τους, και όχι με ανώτερο μισθολογικό βαθμό που ίσχυε παλαιότερα. Να 
σημειωθεί δε ότι, η καθήλωση στο βαθμό του Υπολοχαγού ΑΠΟΚΛΕΙΕΙ ΚΑΙ ΑΠΑΓΟΡΕΥΕΙ στα Στελέχη αυτά να 
αποζημιωθούν με αποδοχές, σύνταξη, επίδομα τέκνου κλπ με τις κρατήσεις που πλήρωναν με βάση το 
μισθολογικό βαθμό που παλαιότερα έφεραν (πχ: Στέλεχος βαθμού Υπολοχαγού πλήρωνε κρατήσεις για 
σύνταξη, επίδομα τέκνων κλπ με 2/3 ΒΜ Ταξιάρχου και καλείται να απολάβει αποδοχές Υπολοχαγού). – Σε 
συνδυασμό με το άρθρο 10 του υπό διαβούλευση Ν/Σ, οξύνεται ακόμη περισσότερο η άδικη και άνιση 
μεταχείριση των Στελεχών ΕΥ αποφοίτων ΑΣΣΥ έναντι των Εθελοντών Μακράς Θητείας (ΕΜΘ), που ρυθμίζεται 
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να έχουν ως καταληκτικό (οι ΕΜΘ) το βαθμό του Υπολοχαγού και ως αποστρατευτικό το βαθμό του Λοχαγού 
και με τον τρόπο αυτό τα Στελέχη Ελαφράς Υπηρεσίας Απόφοιτοι παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών ΑΣΣΥ 
θα υποσκελίζονται από άλλη μια κατηγορία εθελοντών Στελεχών, παρά το γεγονός ότι είναι απόφοιτοι 
Παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών. ΙΙ. Νομικό περίγραμμα του ζητήματος (περιληπτικά) – Το άρθρο 23 του 
Ν. 3883/2010 είναι άρθρο που επιφέρει κατάφορες διακρίσεις και άνιση μεταχείριση σε βάρος των Στελεχών ΕΥ
αποφοίτων ΑΣΣΥ. – Η παράγραφος 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (όπως ισχύει μέχρι σήμερα) καθόρισε την
εφαρμογή του άρθρου 23 του εν λόγω νόμου (Καταληκτικοί Βαθμοί) από τη δημοσίευση του νόμου (24.9.2010),
χωρίς να δίνει το παραμικρό μεταβατικό στάδιο για την εφαρμογή του, επιτείνοντας έτσι το πρόβλημα που 
ούτος ή άλλως δημιούργησε με τα όσα καθόρισε σε βάρος (κυρίως) των αποφοίτων ΑΣΣΥ δημιουργώντας 
αιφνιδιασμό με δυσμενή συνεπακόλουθα. – ΓΙΑ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΙΚΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ ΥΓΕΙΑΣ, που εμφανίστηκαν μετά την 
24.9.2010 και σε κάθε περίπτωση ΔΕΝ ΠΡΟΚΛΗΘΗΚΑΝ ΜΕ ΥΠΑΙΤΙΟΤΗΤΑ ΤΩΝ ΕΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ 
ΑΣΣΥ ΠΟΥ ΝΟΣΗΣΑΝ (καθόσον σε αντίθετη περίπτωση θα υφίστατο ποινικά κολάσιμη εκούσια πρόκληση), οι 
συνέπειες προβάλλουν για τους υπόψη Αξιωματικούς ιδιαίτερα δυσαναλογικές και απρόσφορες, ΑΦΟΥ ΟΛΟΙ ΟΙ 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ (ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ) ΥΠΗΡΕΤΟΥΝ ΥΠΟ ΤΙΣ ΙΔΙΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΕΣ ΣΥΝΘΗΚΕΣ και δεν μπορεί να 
θεωρηθεί ότι κάποιοι εξ αυτών που εκτάκτως ασθενούν μετά την 24.9.2010 πλήττουν το αξιόμαχο των Ενόπλων
Δυνάμεων. Ωστόσο, για τους ΕΥ αποφοίτους ΑΣΣΥ η διάκριση δεν έχει να κάνει μόνο με την αναγνώριση της 
αναπηρίας τους και κατ’ επέκταση με την προσήκουσα με βάση το νόμο 4488/2017 μεταχείριση τους, αλλά έχει
να κάνει και με τη διάκριση με τις άλλες κατηγορίες εθελοντών Αξιωματικών, που προφανώς αντιμετωπίζονται 
ως ΑμεΑ και εξαιρέθηκαν της περίπτωσης ε΄ του άρθρου 23 του Ν. 3883/2010, ενώ για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ 
υπάρχει διάκριση, τόσο ως ΑμεΑ όσο και με τις άλλες κατηγορίες Αξιωματικών που προέρχονται από 
εθελοντές. Η αδικία σε βάρος της εξέλιξής τους προσομοιάζει «ποινικοποίηση της πάθησης ή του νοσήματος», 
που πιθανόν να το υπέστησαν και κατά την εκτέλεση του καθήκοντος, δημιουργώντας πρόσθετο αισθήματα 
άνισης μεταχείρισης και κατωτερότητας έναντι των υπολοίπων Στελεχών, ειδικότερα νεοτέρων τάξεων. 

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:07 

Να δοθεί λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ που προέκυψε με τον νομο ν.445/74 και δημιούργησε μεγάλη 
αβεβαιότητα και αγωνιά σε χιλιάδες ΕΠΟΠ και στις οικογένειες τους. Να καταργηθεί ο παραπάνω νόμος και να 
συνεχίσουμε απρόσκοπτα την εκτέλεση των καθηκόντων μας. Σας παρακαλώ να συμπεριλάβετε στο νομοσχέδιο
μια ρύθμιση για το ζήτημα. Υπάρχουν προτάσεις από συνδικαλιστικούς φορείς για το ζήτημα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:11 

Είναι που εμάς τους ΕΠΟΠ μας υπολογίζουν ως στελέχη… Που και να μη μας υπολόγιζαν δηλαδή…

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Πάλι οι ΕΠΟΠ αποξω… Μπορείτε και χειρότερα…
ΑΜΕΣΗ ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ του θεσμού, ούτως η άλλως πουθενά δεν υπάρχουμε.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:20 

Οι ΕΠΟΠ άραγε τι είναι; … Είναι στελέχη; υπάρχουν πουθενά; …
Η μόνο για να βγάζουν το μαύρο φίδι από τη τρυπά και μετά δε σας ξέρουμε δε σας είδαμε?!?!?!????

Ποια λύση έδωσε μέχρι τώρα η κυβέρνηση σε αυτά τα στελέχη; …
Ποια αναγνώριση έχουμε δει από τότε που δημιουργήθηκε ο θεσμός μέχρι σήμερα;
Από τότε μέχρι σήμερα μόνο περικοπές έχουμε δει.

Θα αλλάξει κάτι εν τέλει προς το καλύτερο ή μήπως πάμε προς ολοταχώς για κατάργηση;;

Υπάρχει άραγε κάτι να περιμένουμε ή είμαστε καταδικασμένοι σε αργό και βασανιστικό θάνατο εμείς και οι 
οικογένειές μας;;

Η ελπίδα λένε πεθαίνει τελευταία… Εύχομαι να μην την προλάβουμε… !

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 
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Οι Υπαξιωματικοί ΕΠ.ΟΠ, είναι ο φτωχός συγγενής;
Γιατί άραγε δεν γίνεται καμία αναφορά από τη κυβέρνηση στα μείζων προβλήματά τους και ποτέ δεν έχουν 
δοθεί λύσεις σε αυτά τα στελέχη;
…Προβληματίζομαι…
… Αλλά προσλήψεις ΕΠΟΠ ΚΑΝΟΝΙΚΟΤΑΤΑ…!!!

Βρήκαμε κορόιδα…!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Λύσεις υπάρχουν και ΛΥΣΕΙΣ για τους ΕΠ.ΟΠ ΔΕΝ βλέπουμε για ακόμη μια φορά. Τελικά οι ΕΠ.ΟΠ θεωρούνται 
στελέχη του Στρατού ή έχουν καταργηθεί και δεν το έχουμε αντιληφθεί;;

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:29 

Οι Υπαξιωματικοί ΕΠ.ΟΠ, είναι αναπόσπαστο κομμάτι των Ε.Δ και κατά αυτόν το τρόπο θα πρέπει να 
αντιμετωπίζοντα και όχι ως προσωπικό δεύτερης κατηγορίας. Να εφαρμοστούν ίδια μέτρα και ίδια σταθμά για 
όλα τα στελέχη ανεξαρτήτως προελεύσεως, καθώς όλοι έχουν ίσα δικαιώματα και ίσες ευκαιρίες για 
επαγγελματική εξέλιξη και αναγνώριση.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

Επειδή λύσεις ΥΠΑΡΧΟΥΝ για όλους, είμαι σίγουρος ότι η αξιοσέβαστη Κυβέρνηση θα παρέμβει άμεσα, ώστε να 
διευθετηθούν όλα τα προβλήματα που ταλανίζουν τα αξιότατα στελέχη ΕΠ.ΟΠ, τόσο στο συνταξιοδοτικό 
καθεστώς όσο και στο μισθολογικό – βαθμολογικό.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:29 

Είναι μέγιστη αδικία να απαξιώνονται κατα αυτόν το τρόπο τα στελέχη ΕΠ.ΟΠ, να αφήνονται στο έλεος του 
Θεού αυτοί οι ανθρώπους και οι οικογένειές τους.
Θαρρώ πως θα δράσετε άμεσα και θα δώσετε τις λύσεις που χρειάζονται, ώστε να επέλθει το δίκιο και η 
ψυχική ηρεμία των ανθρώπων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:45 

Οι Υπαξιωματικοί ΕΠ.ΟΠ πάλι πουθενά;
Ποια είναι η αναγνώριση από το κράτος;
Γνωρίζετε ότι χωρίς τους ΕΠ.ΟΠ και τους ΕΜΘ ότι δεν υπάρχει στρατός;
Εάν όχι, καταργήστε τους χθές!

Στους χαλεπούς καιρούς που διανύουμε, θα έπρεπε να δίνονται πολλά περισσότερα και έξτρα βοήθεια σε αυτά 
τα στελέχη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:31 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών. Να καταργηθεί
ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 445/1974, που θέτει 
ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 20000 και πλέον 
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του ΕΦΚΑ αφορούν τα 
60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.
Να ΜΗΝ υπάρξει ως λύση του προβλήματος η υπαγωγή των Επαγγελματιών Οπλιτών στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.
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Η συνταξιοδότηση κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο συνταγματικό δικαίωμα και δεν 
νοείται από καμία ευρωπαϊκή νομοθεσία και καμιά συνταγματική διάταξη να οδηγούνται στην έξοδο από το 
επάγγελμα τους άνευ συνταξιοδότησης πολύτιμα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.
20.000 οικογένειες περιμένουν λύσεις και απαντήσεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό καθεστώς των ΕΠΟΠ. Επιπλέον να δημιουργηθεί νέο μισθολόγιο, αναλόγως 
βαθμίδος εκπαίδευσης ΔΕ – ΤΕ – ΠΕ προσωπικό, όπως συμβαίνει σε όλο το Δημόσιο τομέα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:18 

Το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ, είναι το μεγαλύτερο πρόβλημα και χρήζει άμεση επίλυση.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:21 

Να συμπεριληφθεί το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Παρακαλώ όπως προβείτε στην κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν 
ισότιμη σταδιοδρομία και ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση αξιοπρεπούς σύνταξης όπως προβλέπει ο 
ν.3865/2010,βαθμολογική και μισθολογική αναβάθμιση και αναγνώριση πτυχίων και μεταπτυχιακών τίτλων 
ανεξαρτήτως ειδικότητας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:46 

Πιστευω οτι πρεπει άμεσα να λέει το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ γιατί είναι πολλοι ανθρωποι που ενδιαφέρονται 
και ανησυχούν. Άμεσα λυση για όλους μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:47 

Να επέλθει άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό – βαθμολογικό – μισθολογικό των Υπαξιωματικών ΕΠ.ΟΠ.

Να δοθούν άμεσες λύσεις και κίνητρα στα στελέχη για εξέλιξη και αναγνώριση των προσόντων τους.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:41 

Ανήκουστο το νέο νομοσχέδιο να μην συμπεριλαμβάνει το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ. Απο την πρώτη στιγμή θα 
έπρεπε να έχει διευθετηθεί το μείζων πρόβλημα αυτού του θεσμού.
Είναι κατάφορη αδικία και απαξίωση για όλα τα στελέχη τόσο των παλιών όσο και των νέων ΕΠΟΠ, διότι θα 
είναι τα επόμενα θύματα.

Να δοθεί άμεση προτεραιότητα στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ, καθώς επίσης και στα υπόλοιπα προβλήματα 
όπως (βαθμολογικό – μισθολογικό).

Ακόμα, για τα νέα στελέχη άμεση μονιμοποίηση και μετάταξη στη ΣΜΥ στα 5 χρόνια (με Απολυτήριο Λυκείου) , 
όπως συμβαίνει και στους ειδικούς φρουρούς οι οποίοι προσλαμβάνονται και αυτοί ως κατώτερα στελέχη καο 
γίνονται αστυφύλακες παραγωγικής σχολής. Για τους πτυχιούχους άμεση μετάταξη στους Αξιωματικούς 
ανεξαρτήτως πτυχίου.

Για να επέλθει επιτέλους δικαιοσύνη στον κλάδο μας!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:15 

8 χρόνια στον βαθμό του αρχιλοχία και αναγνώριση της θητείας με χαμηλό κόστος για όλους τούς ΕΠΟΠ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:09 

Προτείνω μια απλή τροποποίηση του περίφημου «νόμου 74» περί ορίου ηλικίας των υπαξ. (Αύξηση ορίου 
ηλικίας)
Έτσι ανοίγει ο δρόμος ώστε να εφαρμοστεί ότι ακριβώς έγραφε η προκήρυξη με την οποία έγινε η πρόσληψη. 
Και το πρόβλημα λύνεται, απλά και οριστικα.
Ευχαριστώ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 

Στρατός χωρίς ΕΠΟΠ απλά δεν υφίστανται. Δώστε λύσεις στο θεσμό μας,(συνταξιοδοτικό / μισθολογικό / 
βαθμολογικό + αναγνώριση πτυχίων και άμεση μετάταξη στο Σώμα των Αξιωματικών ανεξαρτήτως πτυχίου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:57 
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Δεν υπάρχει λύση για το συνταξιοδοτικό των ΕΠ.ΟΠ.
Ο απαρχαιωμένος νόμος του 1974 αφήνει έρμαιους 20.000+ στρατιωτικούς.
Σημαντικό να βρεθεί μία βιώσιμη λύση και να μη ληφθούν υπόψιν προτάσεις «τύπου ΕΟΘ».

Κάθονται σε «αναμμένα κάρβουνα» τόσες ψυχές με τις οικογένειες τους με το αντικειμενικά πιο σοβαρό 
πρόβλημα απ’όλα, περιμένοντας αυτό το νομοσχέδιο κι όχι μόνο δε βρίσκεται λύση γι αυτό το σοβαρό θέμα, 
αλλά δεν τους συμπεριλαμβάνεται καν. Απλά απαράδεκτο..

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Μπράβο για το άρθρο, δικαίωση για τους Αξκους προελεύσεως ΕΜΘ. Να συνδυαστεί και με την είσοδο στην Β 
μισθ. κατηγορία ώστε να είναι δίκαιο το όλο σχέδιο.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:24 

Πρεπει να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο για να είναι όλα ξεκάθαρα και άμεσα εφαρμόσιμα όσον αφορά τη 
νέα βαθμολογική και οικονομικη εξέλιξη των ΕΜΘ.

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:
Στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:27 

δώστε άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠ.ΟΠ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:40 

Για να μη συνεχίζονται οι αβλεψίες και για να μην ενισχύεται και διαιωνίζεται το αίσθημα της αδικίας μεταξύ 
του προσωπικού, είναι η ευκαιρία σε αυτό το νομοσχέδιο να ρυθμιστεί και το θέμα των πτυχίων ΑΕΙ του 
προσωπικού ΕΜΘ και ΕΠΟΠ με τον ίδιο τρόπο που ρυθμίστηκε για τους ΑΣΣΥ. Δεν στέκει σε κανένα νομικό 
σύμπαν, τα ίδια και ισότιμα πτυχία ΑΕΙ, στους μεν ΑΣΣΥ να αναγνωρίζονται και να ευεργετούνται με έναν 
επιπλέον αποστρατευτικό βαθμό, στους δε ΕΜΘ και ΕΠΟΠ να μην αναγνωρίζονται και να μην ευεργετούνται με 
έναν επιπλέον αποστρατευτικό βαθμό. Όπως η δυνατότητα της μετάταξης ισχύει και για τις τρεις κατηγορίες 
προσωπικού (ΑΣΣΥ, ΕΜΘ, ΕΠΟΠ), έτσι και ο επιπλέον αποστρατευτικός βαθμός πρέπει να ισχύει και για τις 
τρεις κατηγορίες προσωπικού (ΑΣΣΥ, ΕΜΘ, ΕΠΟΠ).

Αποστρατευτικός Βαθμός ΕΜΘ:

Ταγματάρχης, Πλωτάρχης, Επισμηναγός για τους ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ.
Λοχαγός, Υποπλοίαρχος, Σμηναγός για τους ΕΜΘ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:09 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:54 
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Πρεπει να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο για να είναι όλα ξεκάθαρα και άμεσα εφαρμόσιμα όσον αφορά τη 
νέα βαθμολογική και οικονομική εξέλιξη των ΕΜΘ.

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:
Στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:52 

Άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠ.ΟΠ, και επιπλέον να μεριμνήσετε για έξτρα προνόμια και παροχές για 
όλα τα στελέχη των Ε.Δ. (ευελπιστούμε να συμπεριλάβετε και τους ΕΠ.ΟΠ).

Με εκτίμηση.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:58

Είναι απαραίτητο να διευθετηθεί άμεσα το συνταξιοδοτικό πρόβλημα των ΕΠ.ΟΠ,καθώς είναι σημαντικότατο 
ζήτημα που αφορά τεράστιο αριθμό ανθρώπων. Επιπρόσθετα εφόσον γίνονται νέες προσλήψεις ΕΠ.ΟΠ, 
ευελπιστούμε να δώσετε περισσότερα κίνητρα στο νέο κόσμο να συνεχίσει στο τόσο αδικημένο θεσμό απ’ολες 
τις απόψεις.

Είναι καιρός να αναγνωριστούν από την υπηρεσία τα πτυχία – μεταπτυχιακά όλων των στελεχών ανεξαρτήτως 
ειδικότητας, τόσο βαθμολογικά όσο και μισθολογικά, όπως συμβαίνει και στο ευρύτερο δημόσιο τομέα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:44 

Παρακαλώ να δωσετε λύση για το συνταξιοδοτικό των εποπ συμφωνα με τις προτασιε της πομενς

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:03

Όποιος θέλει να μείνει μετά τα 50 να έχει το δικαίωμα της επιλογής. Δώστε μια δίκαιη λύση στο θέμα της 
συνταξιοδότησης των ΕΠ.ΟΠ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗ ΤΗΣ ΕΓΚΥΚΛΙΟΥ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΤΩΝ ΕΜΘ ΩΣΤΕ ΝΑ ΔΟΥΝ ΟΛΟΙ ΤΟΥΣ ΧΑΡΙΣΤΙΚΟΥΣ ΒΑΘΜΟΥΣ ΠΟΥ 
ΕΛΑΒΑΝ ΤΑ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΧΡΟΝΙΑ ΧΩΡΙΣ ΝΑ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΠΟΥΘΕΝΑ.
ΕΠΙΛΥΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΠΟΠ ΩΣ ΑΜΕΣΗ ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:46 

Παρακαλώ να συμπεριληφθεί μια λύση εις το συνταξιοδοτικό πρόβλημα των στελεχών προερχόμενων από το 
θεσμό των ΕΠΟΠ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:13 

ΠΑΡΑΚΑΛΩ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΜΕΣΗ ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΠ.ΟΠ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Στρατού Ξηράς προέλευσης ΕΜΘ καταχτήκα στις Ένοπλες με εγκύκλιο πριν από 32 
χρόνια δεδομένου ότι στις παραγωγικές Σχολές Αξκων και Υπαξκων δεν μπορούσε να φοιτήσει θήλυ 
προσωπικό,θέλοντας εθελοντικά να υπηρετήσω την πατρίδα μου. Η απόφαση μου δεν ήταν αποτέλεσμα 
επαγγελματικής αποκατάστασης αλλά επιλογή.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα μη φειδόμενη κόπου και χρόνου.
Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό -συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελόντρια Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση. Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η 
παιδεία μου δεν επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν ότι δεν 
υπηρέτησα την πατρίδα με αυταπάρνηση.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Ανθυπολοχαγού στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Υπολοχαγό και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές (ν.74)
και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε αυτοί 
προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήκαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί πρότακτοι 
και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Ταγματάρχη και αμοίβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται 
με έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμοίβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Ανθυπολοχαγός εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Λοχαγού ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του Ταγματάρχη
;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
ΠΕΡΗΦΑΝΗ . Μην μου στερείτε αυτό το συναίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:53 

Να υπάρξει καθορισμός της βαθμολογικής εξέλιξης,όπως και της οικονομικής. Στα 23 χρόνια υπηρεσίας 
προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Πρεπει να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο για να είναι όλα ξεκάθαρα και άμεσα εφαρμόσιμα όσον αφορά τη 
νέα βαθμολογική εξέλιξη των ΕΜΘ.

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:
Στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:19 

Παρακαλώ να συμπεριληφθεί μια λύση εις το συνταξιοδοτικό πρόβλημα των στελεχών προερχόμενων από το 
θεσμό των ΕΠΟΠ.
Παρακαλώ για την παραμονή τους έως τη συμπλήρωση απαραίτητων ετών εργασιας για να αποδοθεί πλήρης 
σύνταξη καθώς και να συνεχισουν να εξελίσσονται βαθμολογικά κανονικά ως εν ενεργεία στελέχη
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:28 

Πρεπει να δοθεί άμεσα λύση στο πρόβλημα που μας απασχολεί για το συνταξιοδοτικο των ΕΠ.ΟΠ. για να 
πάψουμε εμείς και οι οικογένειες μας να ζούμε με το άγχος του μέλλοντος.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:42 

Μπραβο σας για το αρθρο και το νομοσχέδιο…

Πρέπει να αναγράφεται στο παρόν άρθρο τα έτη απονομής του βαθμού..

Καθώς από τυχαια παράληψη πιστεύουμε πως δεν το γράψατε, προτείνουμε ο βαθμός του ανθστη να 
απονέμεται στα 23 έτη υπηρεσίας
Ο βαθμός του ανθλγου στα 28 έτη υπηρεσίας
Ο βαθμός του υπλγου στα 31 έτη υπηρεσίας
Και έξι μήνες πριν από την αποστρατεία να δίδεται ο αποστρατευτικος..

βάσει νόμου πού διέπει τούς αποφοίτους σχολών υπξκων λαμβάνουν ένα παραπάνω αποστρατευτικο βαθμό 
μόνο οι κάτοχοι τίτλου ΑΕΙ, Αδίκως όμως αυτό δεν τυγχάνει εφαρμογής για τούς υπαξιωματικους προελεύσεως 
εμθ & εποπ..το δίκαιο αυτό αίτημα τούς για ισοτητα και αναγνωριση του μόχθου τούς ως προς την απόκτηση 
τίτλου ΑΕΙ Πρέπει να το λύσετε Αμεσα..

Όπως επίσης πρέπει να μένουν ως εοθ εφοσον το επιθυμουν ΟΛΟΙ οι υπξκοι όσοι είναι να συντσξιοδοτηθουν 
λόγω ορίων ηλικίας και δεν έχουν συμπληρώσει τα απαραίτητα χρόνια υπηρεσίας…

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:04 

Παρακαλώ πολύ να δωθεί λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ
Ευχαριστώ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:21 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
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(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:16 

παρακαλούμε να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο για να είναι όλα ξεκάθαρα και άμεσα εφαρμόσιμα όσον 
αφορά τη νέα βαθμολογική εξέλιξη των ΕΜΘ.

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:

Στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
Στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
Στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Υπολοχαγού
Στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:08 

Αν όλοι οι ΕΜΘ αποστρατεύονται με τον βαθμό του Λοχαγού, οι ΕΜΘ πτυχιούχοι ΑΕΙ πρέπει να αποστρατεύονται
με τον βαθμό του Ταγματάρχη/Πλωτάρχη/Επισμηναγού. Αυτή η πρόταση δεν εδράζει σε μια ακόρεστη 
βαθμολογική «πείνα» ή σε κάποια καριερίστικη απληστία. Βασίζεται στις αρχές της ισότητας, της 
δικαιολογημένης εμπιστοσύνης, της ισονομίας και της χρηστής διοίκησης. Όσο τα πτυχία ΑΕΙ των ΑΣΣΥ 
επιβραβεύονται με έναν επιπλέον αποστρατευτικό βαθμό, αποτελεί σκάνδαλο να μην επιβραβεύονται με τον 
ίδιο τρόπο και τα πτυχία ΑΕΙ των υπόλοιπων στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων που ξεκίνησαν από 
Υπαξιωματικοί. Όσοι στρατιωτικοί οποιασδήποτε προέλευσης έχουν αποκτήσει ένα πτυχίο ΑΕΙ γνωρίζουν τον 
κόπο που απαιτείται για να αποκτηθεί ένα πτυχίο ΑΕΙ και την αξία που δίνει στους κάτοχους του. Το ζήτημα 
είναι ηθικής φύσεως. Επίσης ο νόμος δεν αιτιολογεί επαρκώς αυτή τη διάκριση υπέρ των ΑΣΣΥ και κατά όλων 
των άλλων. Δεν πρόκειται για πρόταση χαριστικού βαθμού αλλά για την εφαρμογή της ισονομίας. Όσο τα 
πτυχία ΑΕΙ των ΑΣΣΥ θα ευεργετούνται σκανδαλωδώς τα πτυχία ΑΕΙ των ΕΜΘ κι ΕΠΟΠ θα ζητούν αναγνώριση 
και δικαίωση. Επιτέλους αναγνωρίστε σε όλους τον κόπο και την αριστεία.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:55 

Καλό θα ήταν η πολιτεία να δεί τις παραιτήσεις των στελεχών των Ενόπλων δυνάμεων. Πόσες είναι, τι 
προέλευσης είναι οι παραιτουντες, πόσα χρόνια υπηρεσίας είχαν αυτοί οι άνθρωποι και θα καταλάβει. 
Δηλώσεις επί δηλώσεων ανωτάτων στρατιωτικών και πολιτικών προσώπων, αναφέρουν ότι οι εποπ είναι η 
ραχοκοκαλιά των Ενόπλων δυνάμεων. Γιατί λοιπόν αφήνετε τους σπονδύλους της να φεύγουν;

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:16 

Πρέπει κάποια επιτέλους να δώσετε λύση στο Συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών και να μήν είναι 
στην αβεβαιότητα 20000 κόσμος.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:26

Πρεπει να δοθεί άμεσα λύση στο πρόβλημα που μας απασχολεί για το συνταξιοδοτικο των ΕΠ.ΟΠ. για να 
πάψουμε εμείς και οι οικογένειες μας να ζούμε με το άγχος του μέλλοντος.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:48 
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:38 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:17 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
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Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:21 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:19 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
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του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:02 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
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ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:33 

Ως επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 04:39

Παρακαλώ για την να συμπεριληφθεί μια λύση εις το συνταξιοδοτικό πρόβλημα των στελεχών προερχόμενων 
από το θεσμό των ΕΠΟΠ.
Παρακαλώ για την παραμονή τους έως τη συμπλήρωση απαραίτητων ετών εργασιας για να αποδοθεί πλήρης 
σύνταξη καθώς και να συνεχισουν να εξελίσσονται βαθμολογικά κανονικά ως εν ενεργεία στελέχη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:53 

Άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:02 

Γίνεται μια καλή προσπάθεια από τον Υπουργό, εξορθολογισμου του βαθμολογιου των ΕΜΘ. Ας ελπίσουμε να 
τελεσφορήσει ωστε να μην απογοητευτουν τα χιλιάδες στελέχη αυτής της κατηγορίας και οι οικογένειές τους.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:09 

Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:11 

Δώστε μια ξεκάθαρη κ υπεύθυνη λυση στο συνταξιοδοτικό του θεσμού των ΕΠΟΠ.Είναι τουλάχιστον Ντροπή για
τα στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που καθημερινά πασχίζουν για την ασφάλεια της χώρας σε κάθε σημείο της
ακολουθούν από τις οικογένειές τους η επίσημη πολιτεία να τους φέρετε με αυτό τον τρόπο.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:37 

Θα σας παρακαλέσω πολύ να δώσετε λύση στο πρόβλημα το συνταξιοδοτικο των Επαγγελμάτων οπλιτών. Είναι
μεγαλο πρόβλημα για εμάς τους ίδιους όσο και για τις οικογένειες μας
Οι απόψεις της ΠΟΜΕΝΣ με βρίσκουν συμφωνω.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:41 
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Η παραπάνω παράγραφος λύνει ένα φλέγον θέμα του θεσμού των ΕΜΘ.
Φυσικά πρέπει να ληφθεί υπ ΄οψιν ότι τα στελέχη των ΕΔ του παραπάνω θεσμού έχουμε μονιμοποιηθεί από το 
2010 (Νόμος Βενιζέλου) αν θυμάμαι καλά και επίσης ότι μαζί με το βαθμολογικό πρέπει να λυθεί και το 
μισθολογικό πρόβλημα που υπάρχει καθώς οι Μόνιμοι Αξιωματικοί (Ανθυπολοχαγοί) προερχόμενοι από ΕΜΘ 
αμείβονται ώς Ανθυπασπιστές βάσει του μισθολογίου του 2017 (Νόμος Καμμένου).
Στο παρόν νομοσχέδιο που αφορά την μέριμνα στρατιωτικού προσωπικού καλό θα ήταν να λυθεί και το 
μισθολογικό κομμάτι καθώς το νέο μισθολόγιο που ακούγεται ότι θα εκπονηθεί θα αργήσει πολύ και μέχρι τότε 
η αδικία θα μεγαλώνει.
Επίσης θα πρέπει να βρεθεί μια λύση στο συνταξιοδοτικό των συναδέλφων ΕΠΟΠ για να μπορέσουν και αυτοί οι
άνθρωποι να προγραμματίσουν την ζωή τους μεγάλο μέρος της οποίας έχουν αφιερώσει στην Υπηρεσία της 
Πατρίδας.
Να μην τους κάνουμε να νοιώθουν ότι στα πενήντα τους θα τους πετάξουν οι Ε.Δ σαν ¨στοιμμένες 
λεμονόκουπες¨ να ψάχνουν για μεροκάματα να ζήσουν τις οικογένειές τους και να συμπληρώσουν χρόνια και 
ένσημα για την σύνταξή τους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:24

Ευχαριστούμε το Υπουργείο για την προαγωγή, παρακαλούμε να συμπεριλάβει και την αλλαγή βαθμολογικού 
κλιμακίου..

Πρόταση για να μπορέσουν οι βαθμοί να αξιοποιηθούν στο έπακρο:
Στα 23 χρόνια υπηρεσίας να γίνεσαι Ανθυπασπιστής
Στα 28 χρόνια Ανθυπολοχαγός
Στα 31 χρόνια Υπολοχαγός
Στα 35 χρόνια Λοχαγός

Θερμή παράκληση και για τους συνάδελφους ΕΠΟΠ.. Λύστε το πρόβλημα που έχουνε με τα ηλικιακά όρια ανά 
βαθμό σε αυτό το νομοσχέδιο, το αξίζουν.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:50 

άμεση λύση στο συνταξιοδοτικο τον ΕΠ.ΟΠ περιμένουμε άμεσα τις απαντήσεις σας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:20

Ο εργασιακός μεσαίωνας που ζούμε δεν υπάρχει πουθενά άλλου στην Ευρώπη και εξηγούμε:
Κύριοι νοείται εργαζόμενος να δουλεύει και να μην ξέρει το ποτέ θα συνταξιοδοτηθεί;
Κύριοι νοείται εργαζόμενος να δουλεύει νυχτερινές ώρες,αργίες και σε αντίξοες συνθήκες και να μην 
αποζημιώνεται;;;
Κύριοι νοείται να δουλεύουμε καλοκαίρια να συντελούμε στην απόσβεση των πυρκαγιών και στην ασφάλεια 
των δασών με δασοπεριπολα και να μην αναγνωρίζεται;;;;
Κύριοι νοείται εργαζόμενος σε χώρα της Ευρώπης να μην γνωρίζει τη σύνταξη θα πάρει όταν αποστρατευθεί;;;
Στην Ελλάδα μας ονομάζουν ΕΠΟΠ!!!!!
Στην Ευρώπη πως θα μας ονόμαζαν;;;

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:42 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των Ε.Δ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:50 
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Είναι απαράδεκτο να παίρνεις έναν άνθρωπο από 18 ως 28 χρόνων να τρώει τα νιάτα του στο στρατό και να 
τους λες φεύγεις χωρίς σύνταξη στα 50
Δημιουργεί ανισότητες και κατακρεουργει το ηθικό του κόσμου δώστε λύση στους εποπ άμεσα

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:15 

Μετά από 21χρονια υπηρεσίας περιμένουμε να μας δοθεί μια λύση για το συνταξιοδοτικό μας θέμα.Καποιοι 
έχουμε δώσει όλο μας τον εαυτό στις ένοπλες Δυνάμεις περιμένουμε να μας δοθεί άμεσα λύση

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:44 

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικό τον ΕΠΟΠ να παραμείνουμε για να πάρουμε σύνταξη κανονικά κ να ζησουμε 
αξιοπρεπώς με την οικογενεια μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:56 

Λύση στο συνταξιοδοτικό των εποπ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:21 

Δώστε μια λυση στο συνταξιοδοτικώ δεν μπορεί μετά από 25-30 χρόνια να μας πετατε έτσι στο δρόμο χωρίς 
τίποτα που το 80% είναι με οικογένεια. Μπήκαμε στους πιο δύσκολους καιρους τις πατριδας μας και σας 
βγάλαμε ασπροπρωσοπους σε όλα και αυτό θα κάνουμε για όσο χρειαστεί. Δίνατε παντα στα άλλα σώματα 
ασφαλείας και σε εμάς τίποτα και καλά κάνατε που δίνατε αλλά σε όλα μέσα είναι ο στρατός και θα είναι 
μηνύματα απαξιώνεται έτσι. Είναι κρίμα από τον Θεό τόσα χρόνια να πανε στράφι και να βρεθουμε στον δρόμο.
Κάντε κάτι καντε κάτι οποίος θέλει ας φυγει οποίος θέλει ας μείνει δώστε λυση και όχι κοροιηδεια στις πλατες 
μας επάνω

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:19 

ΛΥΣΗ ΤΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΠΟΠ ΚΑΙ ΟΧΙ ΧΑΡΙΣΤΙΚΗ ΑΠΟΝΟΜΗ ΒΑΘΜΩΝ ΣΤΟΥΣ ΕΜΘ ΚΑΤΑ ΠΑΡΑΒΑΣΗ 
ΤΩΝ ΟΣΩΝ ΕΓΡΑΦΕ Η ΕΓΚΥΚΛΙΟΣ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΤΟΥΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:16 

Άμεση λύση για το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με τις προτάσεις της πομενς

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:40

Όποιος θέλει να μείνει να έχει το δικαίωμα της επιλογής κ όχι να πετάξετε στο δρόμο τόσες χιλιάδες κόσμου.. 
Είναι ανήθικο να παίρνει τα καλύτερα σου χρόνια κ μετά να σε πετάνε στο δρόμο κ να σου λένε κλεψε να 
ζήσεις γιατί ποιος θα προσλάβει 50 Άρη για δουλεια

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:03 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
ΕΠΟΠ σύμφωνα με την επίσημη πρόταση.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:15

Είναι απαράδεκτο ένας απαρχαιωμένος νόμος που σκοπό είχε όταν βγήκε την «τιμωρία» στελεχών , χωρίς να 
έχει ημερολογιακή σύμπνοια με τον τωρινό θεσμό των ΕΠΟΠ όσον αφορά την εξέλιξη,να επιστρατεύεται είτε 
για λόγους μακροοικονομίας είτε μικροπολιτικης. Έτσι και δεν δοθεί λύση προτού ο πρώτος συνάδελφος 
φτάσει τα 50 θα υπάρξει μαζικό κίνημα ενδίκων μέσων . Εγώ προσωπικά αν δεν είχα τόσο μεγάλη απόσταση 
από τα 50 θα είχα ήδη προσφύγει νομικά για δημιουργία κλίματος οικογενειακής οικονομικής αβεβαιότητας 
όπως και για πρόκληση ηθικής και ψυχολογικής βλάβης για μεγάλο χρονικό διάστημα. Τελειώνετε κύριοι ..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:27 

Δώστε μια λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠ.ΟΠ. Καλές γιορτές.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:14 

Δώστε μια λύση για το συνταξιοδοτικό σύστημα τών ΕΠ.ΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:37 

Να δωθεί λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με τις προτάσεις της ΠΟΜΕΝΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:36 

Παρακαλώ να αναγραφει συγκεκριμένα στο συγκεκριμένο άρθρο τα χρόνια υπηρεσίας που θα απονέμεται ο 
κάθε βαθμός.

Προτείνεται:

στα 23 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
στα 28 χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού
στα 31 χρόνια υπηρεσίας προαγωγη στο βαθμό του Υπολοχαγού
στα 35 χρόνια χρόνια υπηρεσίας προαγωγή στο βαθμό του Λοχαγού

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:17 

Το 74 που βγήκε αυτός ο νόμος που δεν επιτρέπει υπαξιωματικό να είναι πενήντα χρονών είναι απολύτως 
φυσιολογικό γιατί τότε δεν υπήρχαν ούτε ΕΠ.ΟΠ, ούτε ΕΠΥ, ούτε ΕΜΘ, γενικά θεσμούς υπαξιωματικών που 
θέσπισε το κράτος μετέπειτα. Απορώ πως βγάζανε όλες αυτές τις προκηρύξεις χωρίς πρώτα να καταργήσουν ή 
να τροποποιήσουν αυτόν τον νόμο. Το λιγότερο ανεύθυνο θα το χαρακτήριζα και θα πω ότι ποτέ δεν είναι 
αργά, μπορείτε να το κάνετε τώρα, εδώ ψηφίζονται νόμοι σε μια μέρα (ή και νύχτα αναλόγως). Τέλος πάντων 
το κράτος πρέπει να κάνει οποιαδήποτε κάτι, έλεος πια!!!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:24 

Δώστε άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών οπλιτών!!
Προτάσεις υπάρχουν!!
Θέληση για επίλυση υπάρχει???

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:46 

Να δωθεί λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με τις προτάσεις της ΠΟΜΕΝΣ
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:27 

Μεταλυπεις μετά από τόσα χρόνια υπάρχει ηγεσία των Ενόπλων δυνάμεων που δεν έχει δώσει την ύστατη 
στιγμή μια συγκεκριμένη απόφαση για το μέλλον πολλών ανθρώπων που έχει να κάνει με την ακεραιότητα του 
αξιόμαχου των Στελεχών.. θεωρώ απαράδεκτο να μην έχουν δωθεί έστω κάποιες διευκρινίσεις σχετικά με το 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα των Επαγγελματιών Οπλιτών.. έτσι όπως σε μια βραδιά αναθεωρήθηκαν πολλά 
Πράγματανγια το συνταξιοδοτικό γενικά σε πολλούς τομείς έτσι θα έπρεπε και το υπουργείο να εναρμονιστεί με
την παρούσα φάση των τωρινών δεδομένων.. θεωρώ υποχρέωση του υπουργείου Εθνικής Άμυνας να δώσει την
απαραίτητη προσοχή και να μην διαχωρίζει τις ένοπλες Δυνάμεις και γενικά όλλα τα τμήματα Αστυνομία, 
Πυροσβεστική, Λιμενικό και γενικά ένστολους που φοράνε στολή να.μην μεριμνούν για κάτι καλύτερο και να 
κοιτάνε να τα διαχωρίζουν σε δικά τους και μη δικα τούς.Δλδ εσείς κύριοι Υπουργοί θεωρείται τα Υπουργεία 
υποδιεσταιρα το ένα με το άλλο,και όχι να συνεργάζονται μεταξύ τους για κάτι καλύτερο..με 
τις.τελικες.αποφασεις που έχουν δωθεί στο φως της δημοσιότητας αυτό κάνετε..το κράτος το κάνουν οι 
άνθρωποι και όχι οι καρέκλες.. αυτοί που δουλεύουν και εύχονται για κάτι καλύτερο..από εσάς..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:14 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητώ:
1) την άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού
2) την προσμέτρηση όλων των έξτρα ωρών εργασίας (υπηρεσίες, ασκήσεις, κτλ) ως επιπλέον χρόνου 
ασφάλισης δίχως επιπλέον κρατήσεις (κάτι που θα βοηθήσει ως ένα βαθμό την επίλυση του συνταξιοδοτικού).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:40 

Θα πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Ότι αφορά στις διατάξεις,το συνταξιοδοτικό και την βαθμολογική εξέλιξη του θεσμού των ΕΜΘ θα πρέπει να 
συμπεριληφθεί και στον θεσμό των Επαγγελματιών Οπλιτών σαν Μονιμοι Υπαξιωματικοί μη Παραγωγικών 
Σχολών..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:12 

Δωστε λυση

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

Ως υπαξιωματικός προερχόμενος από το θεσμό των ΕΠ.ΟΠ. σας ΖΗΤΏ να δώσετε μια λύση βιώσιμη για το 
θεσμό μας ΚΑΤΑΡΓΩΝΤΑΣ ΤΟ ΠΑΡΑΛΟΓΟ ΝΟΜΟ ΥΟΥ 1974. Φερθείτε μας ως ισότιμα στελέχη με τους υπόλοιπους
συναδέλφους που κρατάμε σε υψηλό επίπεδο τις ένοπλες δυνάμεις

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Καταργήσετε τα όρια ηλικίας, Όχι άλλα λόγια πράξεις θέλουμε.
TΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΤΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ ΟΠΛΙΤΩΝ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΛΥΘΕΙ ΑΜΕΣΑ.
Δείξτε ότι ενδιαφέρεστε για εμάς και της οικογένειες μας που δεν φταίνε σε τίποτα.
Πρέπει να δοθεί μια σωστή και δίκαιη λύση για όλον αυτόν τον κόσμο.
Δώστε τέλος στην αβεβαιότητα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:08 

Είμαι επαγγελματίας οπλίτης Και ζητώ να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο η ολοκληρωμένη πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ για το ηλικιακό όριο.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:57 

Άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΟ..Δεν γίνεται να παίζεται με την ψυχική μας υγεία και της οικογένειες
μας σε αυτούς του χαλεπους καιρούς.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Δωστε αμεσηυ λύση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ, Καταργήσετε τα όρια ηλικίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:22 

Ως επαγγελματίας οπλίτης επιθυμώ να λυθεί το πρόβλημα σύμφωνα με την πρόταση της πομενς.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

Κύριε Υπουργέ.
Μην συνεχίζεται το ίδιο λάθος του ΣΥΡΙΖΑ. Ήρθατε στην εξουσία για να διορθώσετε τα λάθη τους και όχι να τα 
μεγαλώσετε.
Με Υπουργική απόφαση του τότε ΥΕΘΑ Κου Αποστολάκη, δόθηκε ένας βαθμός στους ΕΜΘ για να μην 
αποστρατευονται νωρίς, χωρίς όμως να δοθεί και η προβλεπόμενη μησθολογικη προαγωγή. Έρχεστε εσείς να 
δώσετε δύο βαθμούς χωρίς πάλι την προβλεπόμενη από το νέο μισθολόγιο του 2017, μησθολογικη προαγωγή.
Κύριε Υπουργέ και σύμβουλοι αυτού, σας είπε κανένας ότι οι ΕΜΘ διψαμε για γαλόνια????
Σας είπε κανένας ότι αν μας πετάξετε δύο βαθμούς θα σας πούμε ΜΠΡΑΒΟ και θα συνεχίσουμε να ζούμε με τις 
οικογένειες μας με μισθό πείνας???
Θέλουμε το μισθό που πρέπει να πάρουμε, Θέλουμε την σύνταξη που πρέπει να πάρουμε,Θέλουμε το εφ άπαξ 
που πρέπει να πάρουμε!!! Του παιδιού μου να του δώσω γαλόνια να φάει????
Ελπίζω οι σύμβουλοι σας να μπουν στον κόπο να διαβάσουν τα σχόλια των συναδέλφων για να μην πάει 
χαμένος και ο χρόνος που αφιερωσαμε για να γράψουμε.
Καλή Πρωτοχρονιά σε όλους και ο Άγιος Βασίλης να μας φέρει το σωστό Ν/Σ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:40 

ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΗ ΧΡΟΝΟΥ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΗΣ ΘΗΤΕΙΑΣ (ΓΙΑ ΣΥΝΤΑΞΗ) , ΧΩΡΙΣ ΕΞΑΓΟΡΑ .

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:58 

Εάν μειώσουν τον χρόνο παραμονής στους βαθμούς κατά δύο έτη τότε όλοι γινόμαστε Ανθήπασπιστες και 
τελειώνει το πότε παίρνουμε σύνταξη. Όλοι θα έχουμε συμπληρώση τα 54 έτη..

423 

426



 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 

Καλησπέρα σας και χρόνια πολλά. Θα προσπαθήσω με την εμπειρία μου να βοηθήσω στην επίλυση του θέματος
της συνταξιοδότησης των ΕΠ.ΟΠ(Επαγγελματιών Οπλιτών) για το οποίο γίνεται»μεγάλη κουβέντα»ενώ οι 
απόψεις-προτάσεις διαφέρουν. Σύμφωνα με το ΝΔ(νομοθετικό διάταγμα)445/1974 και το οποίο, πρόσφατα, 
αντικαταστάθηκε με τον νόμο 5609/2019’αρθο 39,όλοι οι Υπαξιωματικοί των ΕΔ(Ενόπλων Δυνάμεων) με τη 
συμπλήρωση του 50ου έτος της ηλικίας των αποστρατεύονται εντός ενός μηνός, άνευ καμίας κρίσης. Το θαύμα 
ανέκυψε,κυρίως, για μια σχετικα μικρή κατηγορια Επαγγελματίων Οπλιτών οι οποίοι εισήλθαν στις ΕΔ σε 
μεγαλύτερη ηλικία,έναντι των υπολοίπων και περισσότερων,οι οποίοι κατετάγησαν σε μικρότερη ηλικία, 
δεδομένου ότι τα απαιτούμενα προσόντα κατάταξης του κορμού των ΕΠ.ΟΠ ήταν το απολυτήριο Γυμνασίου ή 
αντίστοιχης τέχνικης επαγγελματικής σχολής ή και το απολυτήριο Λυκείου.Επομενως οι περισσότεροι 
κατετάγησαν σε μικρή ηλικία Το θέμα λοιπόν των συντάξιμων χρόνων αφορά λιγότερους και οι οποίοι όντως 
στα 50 τους δεν θα έχουν ικανό αριθμό συντάξιμων χρόνων, προκειμένου να λάβουν μια αξιοπρεπή σύνταξη. 
Για τους περισσότερους δεν υφίσταται θέμα γιατί κατά μέσο όρο στα 50 τους θα έχουν (μαζί με τα 5 χρόνια 
εκστρατείας που τα έχουν όλοι τους)συν την αναγνώριση ετών ανατροφής τέκνων θα συγκεντρώσουν έναν 
καλό αριθμό συντάξιμων χρόνων, έτσι ώστε και στα 50 τους να λάβουν μια αξιοπρεπή σύνταξη. Το θέμα αφορά
έναν μικρότερο αριθμό ΕΠ.ΟΠ αυτών οι οποίοι κατάργησαν σε σχετικά μεγαλύτερη ηλικία. Γι’αυτούς πρέπει να 
ληφθεί υπόψη έτσι ώστε να παραμείνουν στην ενεργό υπηρεσία για όσα χρόνια απαιτούνται στον 
καθένα,μέχρις ότου συμπληρώσει τα προβλεπόμενα συντάξιμα, προκειμένου να λάβουν μια αξιοπρεπή 
σύνταξη. Την παραπάνω πρόταση (παραμονης όσων επιθυμούν για το λόγο που αναφέρθηκε) την εξέφρασε 
(γραπτώς) και ο κ Υπουργός Εθνικής Άμυνας Σας ευχαριστώ θερμά

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:57 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτώνσύμφωνα με την επίσημη πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-
ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 

Πρέπει άμεσα να δώσουν λύση και να μην υπάρχει ουδεμία εκκρεμότητα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:35 

Άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικου των ΕΠΟΠ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:06 

Άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικου των ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

Σωστή η απόφαση για αποστρατεία στο βαθμό του λοχαγού όμως θα έπρεπε στο βαθμό του ταγματάρχη για 
λόγους ισονομίας και ισότητας με τις εθελοντριες του ν 705 που ομοίως είναι ΕΜΘ.Τελος ενοειται ότι πρέπει να 
είναι στο β κλιμάκιο οι βαθμολογικές προαγωγές επίσης πρέπει να μπει νέο μισθολόγιο όπως είναι στο 
υπόλοιπο δημόσιο γιατί τα πτυχία σχολών διετούς και τριετούς διάρκειας δεν είναι ισότιμα με ΤΕΙ και περνούν 
αποδοχές Β κλιμακίου δηλαδή ΤΕΙ έτσι ώστε να γίνει εξορθολογισμός

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 
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Να δωθεί αμεσα λύση στο συνταξιοδοτικό και βαθμολογικό των επαγγελματιών οπλιτών. Μην αφήνετε στην 
αβεβαιότητα και το άγχος χιλιάδες οικογένειες υπαξιωματικών που υπηρετούν 20 και πλέον χρόνια στις 
ένοπλες Δυνάμεις. Να δωθεί λύση όπως είχε δωθεί για τους συναδέλφους προερχομενους απο τον θεσμό των 
ΕΜΘ οι οποίοι εισήχθησαν στην υπηρεσία με τα ίδια κριτήρια και την ίδια εκπαίδευση που έχουν και οι 
προερχόμενοι του θεσμού των επαγγελματιών οπλιτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 

Η απόδοση της επένδυσης στην άμυνα μέσω εξοπλιστικών προγραμμάτων προϋποθέτει την τεχνογνωσία 
υποστήριξης της. Τεχνογνωσία η οποία φαίνεται να περνάει και αυτή σε δεύτερη μοίρα από τη συνεχή 
παραγκώνιση των Μηχανικών της ΠΑ. Το σώμα των Μηχανικών της ΠΑ αποτελεί ίσως το ανθρώπινο κεφάλαιο 
με το μεγαλύτερο RoI στις ΕΔ και παρόλαυτα συνεχίζουν να αντιμετωπίζονται ως Αξιωματικοί Β και Γ 
κατηγορίας χωρίς να οποιαδήποτε δημόσια αιτιλόγηση.
H ένταξη της αναθεώρησης του άρθρου 36του 3883/10 στο προεκλογικό πρόγραμμα του 2018 αποτέλεσε μία 
δέσμευση που δεν τηρήθηκε και θα κριθεί αναλόγως. Η άρνηση εξορθολιγισμού που δε συνεπάγεται 
επιβάρυνση του κρατικού Π/Υ αποτελεί πολιτική απόφαση. Απόφαση η οποία αποτελεί κύριο παράγοντα 
αξιολόγησης της αξιοπιστίας σας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:29 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:06 

ΣύνδεσμοςΔώστε λύση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ, Καταργήσετε τα όρια ηλικίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:09 

Πιστεύω ότι το αξίζουμε μετά από 32 έτη υπηρεσιας

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Άμεση λύση για τους επαγγελματίες οπλίτες. Να γίνει κατάργηση του νόμου 1974 για τα ηλικιακά ορια και την 
βαθμολογική εξέλιξη όπως στο θεσμό των ΕΜΘ..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:09 

Με λύπη διαπιστώνουμε ότι το συνταξιοδοτικό θέμα των Επαγγελματιών Οπλιτών παραμένει στις καλένδες. 
Προφανώς η στρατιωτική ηγεσία δεν δίνει τη συγκατάθεση της προκειμένου να πάρει το δρόμο για την 
νομοθέτηση. Δεν νοείται εν έτη 2023, και υποτίθεται σε ένα σύγχρονο δημοκρατικό Επιτελικό Κρατος η 
σταδιοδρομία των μόνιμων υπαξιωματικών των Ενόπλων Δυνάμεων να διέπεται από αναχρονιστικα Νομοθετικά
Διατάγματα της Επταετίας. Ντροπή, η στρατιωτική και πολιτική ηγεσία παραμένει προσκολλημένη σε 
αναχρονιστικές, μη συνταγματικές και κατάφωρα άδικες ιδέες.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:23 

Τί θα γίνει κύριοι με τους ΕΠΟΠ; δώστε ξεκάθαρες απαντήσεις

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:57 

Κύριε Πρωθυπουργέ και συναρμόδιοι κ.κ. Υπουργοί Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών,

όσο αφορά το φλέγων ζήτημα του προς διαβούλευση Σχεδίου Νόμου, σε συνδυασμό και με το βασικό άρθρο 
του Προϋπολογισμού, που άπτεται της «υποτιθέμενης αύξησης» των μισθών πλην των υπολοίπων και των 
Ελλήνων στρατιωτικών, επιτρέψτε μου να σας γνωρίσω τα κάτωθι:
Κατόπιν της ανάλυσης των σχετικών ρυθμίσεων , που επέρχονται με το άρθρο 47, καθίσταται εννόμως εκ του 
νομοθέτη η αιτιολόγηση που επέρχεται στην παράγραφο 4 και 6, του Ν. 1848/89 (ΦΕΚ τ. Α’ 112) και ως εκ 
τούτου, εξάγεται το προφανές εκ του πρακτέου της τελέσεως της περί ου ο λόγος ενεργείας, ότι δια της εν 
λόγω διατάξεως «αίρεται η αντίφαση η οποία προέκυψε με τον Ν.4609/19 (Φ΅Κ τ. Α’ 67)».
Σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο, ορίζεται καταληκτικός βαθμός για τους μονιμοποιηθέντες Αξκούς ΕΜΘ,
αυτός του Υπλγού και αντιστοίχων, ως ε.ε. πλην όμως δεν υφίσταται παράλληλη τροποποίηση του αντιστοίχου 
βαθμού ε.α. και ως εμφαίνεται νομοτελειακά και δικονομικά, να υφίσταται μη έννομη ανακολουθία, καθόσον, ο
νομοθέτης προέβλεψε ο βαθμός ε.ε. να συμπίπτει με αυτόν ε.α. Ως εκ τούτου με την περί ου ο λόγος 
αξιολογούμενη και επερχόμενη ρύθμιση, προβλέπεται πλέον, ως καταληκτικός βαθμός ε.ε. αυτός του Υπλγού 
και αντιστοίχων και ε.α. αυτός του Λγου και αντιστοίχων.
Σύμφωνα δε με τα ισχύοντα εκ του νομοθέτη καθώς και των βασικών άρθρων του Συντάγματος της Ελλάδος, 
ανακύπτει νομοτελειακά και δικονομικά, ότι το υπό διαβούλευση άρθρο 47, του υπόψη Σχεδίου Νόμου, έγκειται
καθαρά και μόνο σε νομοτεχνική βελτίωση του Ν.4609/19 και ουχί σε νέα νομοθετική επερχόμενη ρύθμιση επί 
των πεπραγμένων.
Καταφανώς της πάσης, εξάγεται το νομοτελειακό αποτέλεσμα, δια του οποίου κρίνεται εννόμως επιτακτική και 
η αναδρομική ισχύ της παρούσης ρύθμισης, για όσους τυγχάνουν υπηρετούντες ως ΕΟΘ πόσο μάλλον δε, για 
όσους έχουν ήδη αποστρατευθεί «ως ευδοκίμως τερματίσαντες την σταδιοδρομία τους», έτσι ώστε, να μην 
τύχουν της εξαιρέσεως των ευεργετικών διατάξεων του παρόντος Νόμου, καθόσον, η κωλυσιεργία της μη 
εγκαίρου νομοθετήσεως, άπτεται σε απόλυτη ευθύνη της Πολιτείας προς τον Πολίτη και ουχί του Πολίτη προς 
το Κράτος.
Κατά συνέπεια των ανωτέρω μνημονευομένων, προτείνεται όπως η πλήρης εφαρμογή του συνόλου του άρθρου
47, του προς διαβούλευση Σχεδίου Νόμου, να τύχει της μεταβατικής σχετικής ρύθμισης και να καθορίζεται εκ 
του νομοθέτη το εξής «Η παράγραφος 4, του άρθρου 13, του Ν. 1848/89, τυγχάνει εφαρμογής και για την 
προαγωγή των μονιμοποιηθέντων Αξκων ΕΜΘ που τέθηκαν ΕΟΘ και υπηρετούν μέχρι την έναρξη ισχύος του 
παρόντος ή έχει ήδη τελεσθεί η αποστρατεία τους, συμπεριλαμβανομένων των καταταγέντων από το έτος 1985 
έως και το έτος 1987, με αναδρομική την τελούμενη προαγωγή τους στους βαθμούς του Ανθλγού και Υπλγού 
και αντιστοίχων, με έναρξη των τελέσεων τους, ως σχετικώς καθορίζεται εκ του νομοθέτη, από τη ημερομηνία 
συμπλήρωσης 30 ετών πραγματικής υπηρεσίας στην υπηρεσία, εκ των οποίων 5 έτη στον βαθμό του Ανθστή, 
κατά παρέκκλιση των καθορισθέντων της περίπτωσης α, της παραγράφου 3, του άρθρου 1, του Ν. 
4494/2017(ΦΕΚ. τ. Α’ 165 και της περίπτωσης α, του άρθρου 39 Α, του Ν.Δ. 445/1974 (ΦΕΚ τ. Α’ 160)».
Ως εκ τούτου, εξάγεται εκ του νομοτελειακού αποτελέσματος των πεπραγμένων των διοικητικών και πολιτικών
οργάνων του ΥΠΕΘΑ, ότι το σύνολο των κριθέντων μονιμοποιηθέντων Αξκων ΕΜΘ, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του Ν.4609/19, ο οποίος ως σας παρατέθηκε δεν έτυχε της ερμηνείας του τελολογικά, αυτοί οφείλουν και 
πρέπει να λάβουν τον ε.ε. βαθμό του Υπλγού και αντιστοίχων και τον ε.α. βαθμό του Λγου και αντιστοίχων. 
Επομένως, εξάγεται δικονομικά και σύμφωνα με τις ισχύουσες νομοτελειακές διατάξεις, η διενέργεια της 
επανάκρισής τους, κατόπιν εσφαλμένης και διαπιστωμένης αντίφασης και να τύχουν του καταληκτικού βαθμού 
Υπλγού ε.ε. και ε.α. αυτόν του Λγού, μετά ανακλήσεως των εσφαλμένων τελούμενων διοικητικών πράξεων 
(ΕΔΥΕΘΑ και ΠΔ προαγωγής και αποστρατείας – διαγραφής τους).
Ομοίως δε και λαμβανομένου ως απτά εχέγγυα, τα όσα σχετικώς επισημάνθηκαν και στα πρακτικά της 
επιστημονική επιτροπής της Βουλής των Ελλήνων, ο υπόψη Νόμος, επιβάλλεται να τύχει της αναδρομικής ισχύς
του, καθόσον, εμφαίνεται εννόμως και συνταγματικά, ότι βασικό προαπαιτούμενο μέσο πραγμάτωσης του 
περιεχομένου της αρχής της ισότητας επί του πρακτέου, γεγονός το οποίο, δύναται να συμβαίνει κυρίως όταν 
επιφέρει συμπλήρωση ή τροποποίηση προηγούμενης νομοθετικής ή κανονιστικής ρύθμισης και εντάσσει σε 
αυτή ή αντιθέτως εξαιρεί από αυτή, περιπτώσεις οι οποίες βάσει της αρχής της ισότητας, κρίνεται ότι, είτε 
εξαιρέθηκαν από την εφαρμογή, είτε εντάχθηκαν στο πλαίσιο της, κατά τρόπο αντισυνταγματικό.
Δεδομένης της καταστάσεως, όπου η επιλογή του χρόνου εναπόκειται καταρχάς στον νομοθέτη και η ρύθμιση 
πρέπει να είναι γενική και αντικειμενική, προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47, του προς διαβούλευση 
Σχεδίου Νόμου, να έχει με μεταβατική ρύθμιση, αναδρομική εφαρμογή από τη δημοσίευση του Ν.4609/19, όπου
ψηφίσθηκε άλλωστε και η αντιφατική διάταξη που οφείλει να αρθεί, ψς σχετικώς διαλαμβάνεται μέσω των 
οικείων διατάξεων της υφιστάμενης δικονομίας και των ισχυόντων διατάξεων τωβ κατά συνάφεια μετά του 
θέματος, αντιστοίχων νομολογιών και ισχυόντων άρθρων του Συντάγματος των Ελλήνων καθώς και αυτών του 
Κώδικα Διοικητικής Διαδικασίας, που άπτονται της δίκαιης απονομής της ισονομίας και ισοπολιτείας, τόσο στο 
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πλαίσιο των βαθμολογικών, όσο και σε εκείνο των μισθολογικών απολαβών, που όφειλε να προβεί η Πολιτεία, 
μετά καθυστέρησης 3 ½ και πλέον ετών, στην εν λόγω κατηγορία μονιμοποιηθέντων Αξκων ΕΜΘ.
Παρεμπιπτόντως, η εν λόγω μεταβατική διάταξη, οφείλει και πρέπει, ρητώς να ορίζει ότι «οι διοικητικές 
πράξεις με τις οποίες μονιμοποιηθέντες Αξκοί ΕΜΘ, κρίθηκαν στον βαθμό του Ανθλγού, Υπλγού και 
αντιστοίχων, κατ’ εφαρμογή του άρθρου 4, του Ν.4609/19 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις από το έτος 
2019 έως και της δημοσιεύσεως του παρόντος, ανακαλούνται από την ημερομηνία έκδοσής τους και οι ως άνω 
Άξκοι, επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις, σύμφωνα με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47, του παρόντος και 
τελείται η προαγωγή των, στους βαθμούς του Ανθλγού, Υπλγού και αντιστοίχων, με αναδρομική ημερομηνία 
τελέσεώς των, αυτή της ακριβούς συμπλήρωσης των 30 ετών πραγματικής υπηρεσίας, εκ των οποίων 5 στον 
βαθμό του Ανθστή. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτική πράξη, η οποία έχει εκδοθεί μέχρι και της έναρξη ισχύος
του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.».
Σχετικά με τον ε.α. χορηγηθέντα βαθμό του Λγού και αντιστοίχων, για τους μονιμοποιηθέντες Αξκούς ΕΜΘ, 
επιτρέψτε μου επίσης να σας παραθέσω, την κατά νόμο σχετική ανάλυση καθώς και της πλήρη εννοιολογική 
ανάλυση της λέξεως «Εθελοντής» δια της οποίας καταφανώς, κατατάσσονται στην ίδια κατηγορία, ήτοι, αυτή 
του Εθελοντή, η οποία δε, τυγχάνει των κάτωθι υποδιαιρέσεων:
Οι διεπόμενοι από τις διατάξεις του Ν.445/74 (αρχική κατάταξη ως πρότακτοι και μετέπειτα ως Εθελοντές).
Οι εντασσόμενοι στο Μουσικό Σώμα (αρχική κατάταξη ως εθελοντές στρατιώτες).
Οι διεπόμενοι / νες από τις διατάξεις του Ν. 705/77 (αρχική κατάταξη ως πρότακτοι και μετέπειτα ως 
Εθελοντές).
Οι διεπόμενοι / νες από τις διατάξεις του Ν. 1513/85.
Ομοίως δε και οι διεπόμενοι / νες του Ν. 1848/89 (μετεξέλιξη των καταταγέντων ΟΠΥ – ΕΠΥ Υπξκων και ένταξή 
τους στον θεσμό των ΕΜΘ), όπου σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις του ΠΔ και ΣΚ 20-1, καθίσταται πάντοτε με
την ιδιότητα του Εθελοντή, έως και της μονιμοποιήσεώς τους δια νόμου το 2011.
Ως εκ τούτου και λαμβανομένου σοβαρά υπόψη τις διατάξεις που διέπουν τις Εθελόντριες του Ν.705/77, εν 
πλήρη αντιστοίχιση με τα ισχύοντα της πρώτης δημοσίευσης του Ν.1848/89 και συγκεκριμένα της παραγράφου 
5, του άρθρου 13 αυτού, ως σχετικώς προέβλεψε ο νομοθέτης, εδόθη χρονικό διάστημα σε όσες είχαν 
καταταγεί από το έτος 1979 έως και το έτος 1984, κα υποβάλλουν δήλωση παραμονής τους ως ΕΜΘ, με 
καταληκτική ημερομηνία, εάν ορθώς ενθυμούμαι καλώς, την 08/07/1989. Κατόπιν τούτου, εκ του καταφανούς 
της πάσης και εντός των κείμενων διατάξεων της εννόμου διαδικασίας, εφόσον, δεν προέβησαν στην ανωτέρω 
ενέργεια, για την παραμονή τους στις Ε.Δ. ως ΕΜΘ, με ποίο σκεπτικό, δεν αποδόθηκαν τα δέοντα, ως ο 
νομοθέτης προέβλεψε και τα οποία άπτονταν πλήρως της απολύσεώς τους από τις Ε.Δ.;
Σε αντίθετη δε περίπτωση, εάν και εφόσον, εκληφθεί υπόψη η παραμονή τους ως ΕΜΘ ή ακόμη ειδικότερα, 
κατ’ εφαρμογή των διατάξεων που μετέπειτα κυρώθηκαν από την Βουλή των Ελλήνων για την υπόψη 
κατηγορία Αξκων, πως κατοχυρώνεται το έννομο της διασφάλισης και το οποίο άπτεται της προαγωγής των, 
στους βαθμούς του Τχη και Ανχη ε.ε. και αντιστοίχων, και κατά την αποστρατεία τους να λαμβάνουν επί της 
ουσίας μεγαλύτερο ποσό σύνταξης, μερισμάτων, εφάπαξ και ποσού ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους, σε αντιδιαστολή 
με τους μονιμοποιηθέντες Αξκούς ΕΜΘ και δει με τα αυτά έτη πραγματικής υπηρεσίας;
Δια ταύτα, φρονώ και παρακαλώ ως με διαψεύσετε προς τούτο, ότι αν μη τι άλλο, έστω και μετά παρέλευσης 
τόσων ετών, με ευθύνη των εκάστοτε κυβερνώντων, οφείλεται και πρέπει να προβείτε, στην άμεση 
αποκατάσταση της υφιστάμενης αδικίας των προερχομένων μονιμοποιηθέντων Αξκων ΕΜΘ του Ν. 1848/89 και 
τουλάχιστον, να επέλθει η πλήρης αποκατάσταση, τόσο του μισθολογικού, πόσο μάλλον δε και του 
μισθολογικού, έτσι ώστε, να εκλείψει μετά παρέλευσης 35 και πλέον ετών της υπόστασης του υπόψη θεσμού, η
κατά παρέκκλιση εσφαλμένη και μη έννομη διάκριση και αντιμετώπισή τους, μη εξαιρουμένης και της διπλής 
εισφοράς και κράτησης που διενεργείται μετά νόμου από τα Μ.Τ. για το χρονικό διάστημα της αρχικής 4ετίας 
από κατατάξεώς τους, καθόσον, αποτελεί δυστυχές φαινόμενο των καιρών, όπου για κάθε έννομο δικαίωμα 
του, κάθε στρατιωτικός, πόσο μάλλον του εν λόγω θεσμού, να αναγκάζεται να προσφεύγει μονίμως στην 
Ελληνική Δικαιοσύνη, αξιώνοντας την έννομη διεκδίκηση των αυτονόητων (απόλυτος συσχετισμός 
βαθμολογικού και μισθολογικού για την ε.ε. κατάστασή του, πόσο μάλλον δε, ε.α. – καταβολή του 
υπολειπόμενου δικαιούμενου ποσού αναλογικά με τον φέροντα μισθολογικό βαθμό για το ΒΟΕΑ των τέκνων του
– πλήρη καταβολή των δικαιούμενων μεριδίων από το ΜΤΣ καθώς και του αντιστοίχου ποσού Εφάπαξ – κ.λ.π.),
γεγονός το οποίο, διασφαλίζετε πλήρως από την πλευρά της Ελληνικής Πολιτείας, με τη μη νομοθέτηση και την
τροποποίηση των εσφαλμένων νομοθετημάτων, μετά παρέλευσης 3 ½ και πλέον έτη.
Σημειωτέον δε, ότι την 22α Δεκεμβρίου 2022, δημοσιεύθηκε η συνέντευξη του κ. Υπουργού Εθνικής Άμυνας, 
στη δημοσιογράφο κ. Όλγα Τρέμη, στο πλαίσιο της οποίας, ο ίδιος τοποθετήθηκε σε διάφορα ζητήματα που 
αφορούν το στρατιωτικό προσωπικό και συγκεκριμένα και επί του υπόψη ζητήματος της κατηγορίας των 
μονιμοποιηθέντων Αξκων ΕΜΘ. Δυστυχώς όμως, διαπιστώθηκε ότι τούτα, αν μη τι άλλο, σαφώς και δεν 
ευσταθούν επί του πρακτέου της εννόμου διαδικασίας, σε συνδυασμό με τα συνταγματικώς και πρέποντος 
οφειλόμενα να πράξει η Πολιτεία, έναντι των πολιτών και πόσο μάλλον δε, σε χρόνο όπου να διασφαλίζετε το 
έννομο δικαίωμα της αναδρομικότητας. Τι εννοώ;
Το εντυπωσιακό γεγονός, όπου για μια ακόμη φορά έτυχε της αναφοράς του, στην περί ου ο λόγος κατηγορία 
μονιμοποιηθέντων Αξκών, ως «Εθελοντές Μακράς «Διαρκείας», πράξη η οποία, αν μη τι άλλο, προφανώς 
αιτιάζεται στην εσφαλμένη πιθανόν πληροφόρηση του, από τους αρμόδιους επιτελείς του, καθόσον, μια τέτοια 
επανάληψη, δύναται να εκληφθεί το λιγότερο ως σκόπιμη, διότι, δεν μπορεί να εξηγηθεί διαφορετικά, από 
έναν νοήμων άνθρωπο, ο οποίος παρακολουθεί τα λεχθέντα της καθ’ ύλη αρμόδιας πολιτικής αρχής του 
Υπουργείου στο οποίο ανήκει. Για τους μονιμοποιηθέντες Αξκούς Εθελοντές Μακράς Θητείας λοιπόν, 
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αναφέρατε, ότι επιλύεται το ζήτημα του μισθολογικού κλιμακίου, μια εκκρεμότητα που τονίσατε ο ίδιος, ότι 
παραλάβατε από την προηγούμενη Κυβέρνηση. Δυστυχώς όμως και επί τούτου, όσο και αν κατ’ επανάληψη 
προβήκαμε στην εκτενή και εμπεριστατωμένη μελέτη του υπό διαβούλευση σχεδίου νόμου του ΥΠΕΘΑ, η 
ρύθμιση για το μισθολογικό κλιμάκιο απουσιάζει, γεγονός το οποίο, επιτρέψτε μου να σας γνωρίσω, ότι 
δυστυχώς έρχεται σε πλήρη αντιδιαστολή με τα αναφερόμενα της περί ου ο λόγος συνεντεύξεως, εκ του 
καταφανούς του εξαχθέντος αποτελέσματος. Το σημαντικότερο της πάσης δε, τόσο μελετώντας το υπόψη 
Σχέδιο Νόμου, όσο και ακούγοντας με προσοχή και ευλάβεια, όσα σχετικώς αναφέρατε, ακόμα μεγαλύτερο 
ενδιαφέρον προκαλεί το γεγονός, ότι πλέον, οι μονιμοποιηθέντες Αξκοι ΕΜΘ, θα προάγονται ε.ε. στον βαθμό 
του Υπλγού και αντιστοίχων και θα λαμβάνουν ε.α. τον βαθμό του Λγού και αντιστοίχων, χωρίς όμως, για μια 
ακόμη φορά, να επιλύεται έννομα και συνταγματικά, ως οφείλονταν να διενεργηθεί από την Ελληνική Πολιτεία,
η μισθολογική τους κατάσταση, εντάσσοντάς τους στο Β’ Μισθολογικό Κλιμάκιο, ως και οι λοιποί Αξκοί 
προερχόμενοι από όλες τις κατηγορίες των Εθελοντών και παρόλα ταύτα, εξακολουθούν και αποζημιώνονται 
ως Ανθυπασπιστές, εντασσόμενοι στο Γ’ Κλιμάκιο. Επίσης, πουθενά δεν θεσμοθετείται νομοτελειακά, η 
αναδρομικότητα τη ισχύος της εν λόγω διατάξεως, τόσο για τους τιθέμενους σε κατάσταση ΕΟΘ, καθώς και για
όσους ήδη έχουν τύχει της αποστρατείας τους «ως ευδικίμως τερματίσαντες την σταδιοδρομία τους», είτε με 
35ετία, είτε καταλαμβανόμενοι από το όριο ηλικίας στον κατεχόμενο βαθμό. Γεγονός το οποίο, αν μη τι άλλο, 
επικροτεί στο έπακρο με τον χείριστο τρόπο, την πλήρη απαξίωση του προσωπικού αυτής της κατηγορίας 
μονιμοποιηθέντων Αξκων.
Ομοίως δε, κατόπιν του εγγράφου, με Φ.841/128529/Σ.20810/29 Νοε 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΔΟΣΥ/ΔΟΙ, το οποίο, 
τυγχάνει ευρείας διάδοσης σε διάφορες ιστοσελίδες και εκ του καταφανούς, αν μη τι άλλο, ως διαφαίνεται της 
πάσης, άπτεται εμμέσως πλην σαφώς, πλήρως και διεξοδικά με την τροποποίηση των διατάξεων του 
Ν.4472/2017 (ΦΕΚ τ. Α’ 74), που διέπουν τη διευθέτηση των μισθολογικών κλιμακίων των μονιμοποιηθέντων 
Εθελοντών Αξιωματικών, συμπεριλαμβανομένων και του θεσμού των ΕΜΘ, άπαντες δύναται να κατανοήσουν, 
εάν έστω και στο κατ’ ελάχιστο ισχύουν όσα αναγράφονται σε αυτό καθώς και στα συνημμένα του, ότι το 
λιγότερο, αποτελεί προσβολή της αξιοπρέπειας, της ηθικής και της νοημοσύνης μας, επί σειράς 3 ½ και πλέον 
ετών, καθόσον:
Η παρούσα Ελληνική Κυβέρνηση και τα συναρμόδια Υπουργεία Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών, 
εξακολουθούν, να εφαρμόζουν αντισυνταγματική και μη έννομη οικονομική και μισθολογική αποκατάσταση 
των μονιμοποιηθέντων Αξκων του θεσμού των ΕΜΘ, ως εσφαλμένα δε έπραξε και η προηγούμενη Κυβέρνηση, 
με τον πρώην Υπουργό κ. Πάνο Καμένο, εντάσσοντας τους, στο Γ’ Μισθολογικό Κλιμάκιο, παρότι, είχε επέλθει 
η μονιμοποίησή τους, με διαταγή του ΥΠΕΘΑ και της σχετικής νομοθεσίας, από το έτος 2011, διαχωρίζοντάς 
τους κατά πλήρη αντισυνταγματικό τρόπο και άνευ εννόμου αιτιάσεως, από τους υπόλοιπους μονιμοποιηθέντες
Εθελοντές Αξκούς, ήτοι, .
Ο βασικός μισθός του κλιμακίου (1) της κατηγορίας Γ, θα γίνει 2.145 €, ενώ σήμερα είναι 2.109 €. Η διαφορά 
είναι της τάξεως των 36 €. Η καλά κεκαλυμμένη ΚΟΡΟΪΔΙΑ όμως διαπιστώνεται εάν συνεχίσουμε την εκτενή 
μελέτη του, αλλού:
Το 1ο κλιμάκιο, σύμφωνα με τον ισχύον πίνακα, λαμβάνουν στελέχη με 39 έτη υπηρεσίας, δηλαδή επί του 
πρακτέου ουδείς, καθόσον, στα 35 χρόνια υφίσταται η αυτεπάγγελτη αποστρατεία, τόσο ηλικιακά, όσο και με 
ευδόκιμο τερματισμό. Συμπερασματικά λοιπόν, εξάγεται εκ του ασφαλούς των αναγραφομένων σε αυτό το 
έγγραφο, ότι σχεδόν κανείς ποτέ δεν θα δει αυτό το ποσό των 2.145 €, στην μισθοδοσία του.
Στο παραπάνω έγγραφο, επίσης δεν αναφέρονται αναλυτικά, όπως θα έπρεπε, στα ενδιάμεσα κλιμάκια των 
30,31,32,33,34,35 ετών ,αφού ο χρόνος πρώτης μισθοδοσίας λογίζεται νομοτελειακά από την τέλεση της 
προαγωγής σε Ανθλγό στα 30 έτη. Σήμερα με το ισχύον μισθολόγιο, από τα 31 έτη. στο βαθμό Ανθυπασπιστή. 
Μέχρι τα 35 έτη, είναι στο 3ο κλιμάκιο, δηλαδή 2009 €. Από τα 36 έως τα 38 έτη στο 2ο κλιμάκιο, δηλαδή 2039 
€ και από τα 36 έως τα 40 έτη, στο 1ο κλιμάκιο, δηλαδή 2109 €.
Αυτό που προσδιορίζει σαφώς το έγγραφο είναι το τελικό ετήσιο κόστος της όλης παρέμβασης, 
συμπεριλαμβανομένων των ρυθμίσεων και των συναδέλφων ΟΒΑ, το οποίο τονίζεται ότι δεν θα πρέπει να 
ξεπερνά τα 8.600.000 €. Δεν νομίζουμε πως τιμά κανέναν, η φράση του εν λόγω κειμένου, επί του υφιστάμενου
υπηρεσιακού εγγράφου, ήτοι «Το προκαλούμενο κόστος δεν δύναται να υπερβαίνει ετησίως το ύψος των 
8.600.000 ευρώ.». Δηλαδή, αν δύναται να το εκλάβει νοήμων ανθρώπινος νους, μας γνωρίζετε ότι αυτό είναι 
σε κάθε περίπτωση, όσοι και αν είναι οι δικαιούχοι, πάρτε το και μοιράστε το ανάλογα, αλλά σε κάθε 
περίπτωση, μέχρι εκεί που φτάνει το ποσό, με ορισμένο πάντοτε και δεδομένο, τα 2145 € στο 1ο κλιμάκιο. 
Τέτοιες προχειρότητες εάν καταλαβαίνουμε σωστά το νόημα του κειμένου, δεν αρμόζουν σε σοβαρές 
παρεμβάσεις και τυγχάνουν της καταφανούς και μεγίστου προσβολής της ηθικής και της αξιοπρέπειας, 
ανθρώπων οι οποίοι επί 35 έτη προσέφεραν στην Υπηρεσία και στην Πατρίδα και ορισμένοι εξ’ αυτών, 
εξακολουθούν να εργάζονται και να προσφέρουν.
Δεν προσδιορίζονται επίσης, τα ποσά της αναδρομικότητας. Αυτό δε και εάν είναι κάπως πονηρό, αφού αφήνει 
στον αναγνώστη, να κατανοήσει πως ίσως ο χρόνος ψήφισης του Νομοσχεδίου, εντέχνως για μια ακόμη φορά, 
να σπρώχνετε προς στο 2023, προκειμένου να μην δοθούν αναδρομικά των προηγουμένων ετών. Δηλαδή αυτή 
είναι η βούληση της Ελληνικής Πολιτείας απέναντι στου μονιμοποιηθέντες Αξκους ΕΜΘ, τους οποίους 
σημειωτέων, αξίζει να επαναληφθεί πολλάκις ότι έχετε εναποθέσει επί σειράς ετών στο περιθώριο της 
ανθρώπινης απαξίωσης, παρά το γεγονός όπου αυτοί οι άνθρωποι στελεχώνουν μάχιμες μονάδες, Επιτελεία, 
κ.λ.π.
Καλό θα είναι λοιπόν, αφού επιβεβαιωθεί η γνησιότητα του εγγράφου να ζητηθούν εξηγήσεις αλλά και 
διευκρινίσεις, σε ένα έγγραφο που «εντέχνως» διέρρευσε, καθότι, οφείλονται αν μη τι άλλο, το λιγότερο 
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σαφείς και εμπεριστατωμένες απαντήσεις εν τω συνόλω του και κατά συνάφεια δε με το προς διαβούλευση 
Σχεδίου Νόμου του ΥΠΕΘΑ, έτσι ώστε να εκλείψει ο κατά συρροή χρόνιος και διαρκής παραγωνισμός των 
Αξκών αυτής της κατηγορίας και αν μη τι άλλο, να λαμβάνουν επί του ακεραίου τις έννομες αποδοχές τους, 
τόσο ε.ε. όσο και εν αποστρατεία. Είναι αδιανόητη η συνεχής και αδιάλειπτη καταλήστευση του εισοδήματός 
τους

Τέλος,
Εύχομαι ολόψυχα Καλά Χριστούγεννα και Ευτυχές το Νέο Έτος με υγεία σωματική, ψυχική και πνευματική 
καθώς και τύχη για όλο τον κόσμο, συν Θεώ.
Να είναι ευλογημένο και ο Τριαδικός Θεός, να προσδίδει απλόχερα, τα επουράνια και Θεία αγαθά επί Γής.
Η Γέννηση του Θεανθρώπου και Κυρίου ημών Ιησού Χριστού και η Ανατολή του Νέου Έτους. να γεμίσει τις 
καρδιές όλων μας με θεία φώτιση και γαλήνη ψυχής και καρδίας καθώς και περισσή αγάπη για τον πλησίον.

Μετά σεβασμού, εκτιμήσεως και τιμής
ε.ε Υπλγός προέλευσης ΕΜΘ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:37 

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ αμεσα

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:45 

27 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 | ΒασίληςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΩς Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί 
εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.Διοριστηκαμε με τον Νόμο 
των ΕΠΟΠ για 35 χρόνια υπηρεσίας,και όχι αποστρατεία στα 50 με το ΝΔ του 74

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:27 

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:22 

ας δώσει λύσει η κυβέρνηση και ας διαλέξει ο κάθε ένας ότι των συμφέρει

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:35 

Δεν υπάρχει λύση για το συνταξιοδοτικό των ΕΠ.ΟΠ.
Ο απαρχαιωμένος νόμος του 1974 αφήνει έρμαιους 20.000+ στρατιωτικούς.
Σημαντικό να βρεθεί μία βιώσιμη λύση και να μη ληφθούν υπόψιν προτάσεις «τύπου ΕΟΘ».

Κάθονται σε «αναμμένα κάρβουνα» τόσες ψυχές με τις οικογένειες τους με το αντικειμενικά πιο σοβαρό 
πρόβλημα απ’όλα, περιμένοντας αυτό το νομοσχέδιο κι όχι μόνο δε βρίσκεται λύση γι αυτό το σοβαρό θέμα, 
αλλά δεν τους συμπεριλαμβάνεται καν. Απλά απαράδεκτο..
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:39 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητώ:
1) την άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού
2) την προσμέτρηση όλων των έξτρα ωρών εργασίας (υπηρεσίες, ασκήσεις, κτλ) ως επιπλέον χρόνου 
ασφάλισης δίχως επιπλέον κρατήσεις (κάτι που θα βοηθήσει ως ένα βαθμό την επίλυση του συνταξιοδοτικού).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητώ:
1) την άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού
2) την προσμέτρηση όλων των έξτρα ωρών εργασίας (υπηρεσίες, ασκήσεις, κτλ) ως επιπλέον χρόνου 
ασφάλισης δίχως επιπλέον κρατήσεις (κάτι που θα βοηθήσει ως ένα βαθμό την επίλυση του συνταξιοδοτικού).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:34 

Δεν μπορώ να καταλάβω ότι πρέπει να αναφέρουμε και να συζητάμε κάτι τόσο προφανές ! Να δώσουμε στους 
ΕΠΟΠ σύνταξη άντε και κανένα βαθμό… Τόσα χρόνια ποιοί κάνουν υπηρεσίες στα σύνορα; Ποιοί κάνουν 
συντηρήσεις; Ποιοί κάνουν παρελάσεις; Ποιοί καλούνται στις φωτιές και στις θεομηνίες; Εάν δεν είναι οι 
παραπάνω να τους απολύσετε όλους άμεσα… Καλές γιορτές και ελπίζω να μην τελειώσει η ελπίδα στα σπίτια 
και στο μέλλον συναδέλφων ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:43 

Άμεση λύση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:31

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:20 

Παρακαλώ δώστε λύση στο συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών… Υπάρχουν χιλιάδες οικογένειες με 
υποχρεώσεις και προβλήματα που αγωνιούν …

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:37 

Δώστε λύση σε αυτούς που κρατάνε όρθιο τον κορμό των ενόπλων δυνάμεων!Δεν γίνεται να έχεις υπηρετήσει 
25 χρόνια και να σου λένε μετά φύγε!Ας σταματήσει αυτή η αδιαφορία επιτέλους!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:35 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητώ να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου το συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών 
οπλιτών! Άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικου των ΕΠΟΠ. Όσοι θέλουν να αποχωρήσουν στα 50 να μπορούν με 
μια αξιοπρεπή σύνταξη κατευθείαν και όσοι θέλουν να παραμείνουν στις τάξεις του στρατού με βαθμολογική 
εξέλιξη!!!!!
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:18 

Να επιλυθεί άμεσα το συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Δωστε βιώσιμη λύση στο συνταξιοδοτικο των επαγγελματιών οπλιτών. Ολοι πρέπει να ξέρουμε τι μας 
περιμένει. Δινουμε καθημερινά αγώνα για την πατρίδα και πρέπει να είστε καθαροί απέναντι μας γιατί πίσω 
μας υπάρχουν και οικογένειες μετά από 20 χρόνια υπηρεσίας. τα αυτονόητα ζητάμε τίποτα παραπάνω.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

Θα παρακαλουσα να λυθεί άμεσα τον συνταξιοδοτικό προβλημα τον επαγγελματιών οπλιτών το οποίο αποτελεί 
μείζων θέμα. Οι οικογένειες μας είναι αγχωμένος γιατί δεν γνωρίζουμε τι πρόκειται να γίνει μελλοντικά, μήπως
να αρχίσουμε να ψάχνουμε δουλειά από τώρα;επίσης κάτι που κάνετε λάθος είναι στον διαχωρισμό δυο 
θεσμων από μη παραγωγικες σχολές. Ένας μεγάλος αριθμός συναδέλφων μας εμθ κοροιδευουν ότι αυτοί είναι 
αξιωματικοί και ότι εμάς θα μας δώσουν σουτ στα πενηντα. Δυστυχώς δημιουργειτε προβλημα στα στράτευμα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:37 

Ποτέ δεν περίμενα στη ζωή μου ότι θα έκανα τα χαρτιά μου για ΕΠΟΠ θα έδινα τη ζωή μου,θα αποκτουσα πόσα 
ψυχολογικά και σωματικά προβλήματα από την πίεση της δουλειάς τόσα χρόνια και θα έρθει η στιγμή που 
κανείς από εκείνους που παίρνουν αποφάσεις δεν θα νοιαστει για μένα. Παρακαλώ να δοθεί λύση προκειμένη 
να νιώσουν ασφάλεια οι οικογένειες μας. 

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:42 

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ, Καταργήσετε τα όρια ηλικίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:04 

Είναι κρίμα να παίζεται με την υπομονή των χιλιάδων συναδέλφων..
Δώστε επιτέλους μία ξεκάθαρη απάντηση…

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:24 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.Διοριστηκαμε με τον Νόμο των ΕΠΟΠ για 35 χρόνια υπηρεσίας,και όχι αποστρατεία 
στα 50 με το ΝΔ του 74.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:43 

Πρέπει να λυθεί το θέμα των ΕΠΟΠ διότι πίσω από τις 20000 είναι άλλοι τουλάχιστον 60.000 άνθρωποι που 
βασίζονται σε εμάς..Δεν μπορεί να μας αφήσετε στον αέρα και χωρίς αύριο.
Με εκτίμηση
Νεκτάριος
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:48 

Άμεση λύση στο συνταξιοδοτικο τον ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική.
Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την προαγωγή των 
Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ με την
υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να δημιουργείται ευνοϊκή 
αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την υποστελέχωση που 
υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών Αξιωματικοί με 30 έτη 
εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα.
Οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο.
Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους χρόνους διοικήσεως και ειδικής 
υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν εκτός με προκλητική πολιτική 
παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, δημιουργείται μια τριπλή αδικία 
έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών:
(α) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα 
αυτό συνεπάγεται (μεταθέσεις κλπ)
(β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και αναλογικά 
ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς).
(γ) θεσμοθετείται η προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας.
Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να αντιμετωπίζονται 
ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν χρόνους διοίκησης και 
ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις βάρος χιλιάδων 
Αξιωματικών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:32 

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ επιτέλους,δεν μπορείτε να κρατάτε στην αμφιβολία για το μέλλον 
των παιδιών μας μετά από 25 σχέδόν χρόνια υπηρεσίας. Καταργήσετε τα όρια ηλικίας ώστε να μπορέοσυμε να 
πάρουμε τις συνταξεις μας τουλαχιστον στα 30 με 35 χρονια υπηρεσίας

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:28 

Ας δωθεί επιτέλους μια λύση στο συνταξιοδοτικό των εποπ, θα μείνουν οικογένειες χωρίς εισοδημα

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:28 

432 

435



ΤΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΤΩΝ ΕΠ.ΟΠ ΕΙΝΑΙ ΕΝΑ ΠΟΛΥ ΣΟΒΑΡΟ ΘΕΜΑ ΠΟΥ ΑΠΑΣΧΟΛΕΙ ΌΧΙ ΜΟΝΟ ΤΟΝ 
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΑ ΟΠΛΙΤΗ,ΑΤΟΜΙΚΑ, ΑΛΛΑ Κ ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΗΣ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΣ ΤΟΥ…ΤΟ ΜΕΛΛΟΝ ΕΙΝΑΙ ΑΒΕΒΑΙΟ. 
ΠΑΡΑΚΑΛΩ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΜΕΣΗ ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΟΥ ΘΕΜΑΤΟΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:11 

Δώστε μια βιώσιμη λύση σε ανθρώπους που θα έχουν υπηρετήσει στο στράτευμα 25 και 30 χρόνια πραγματικής
υπηρεσίας. Τα σημερινά δεδομένα που οδηγούν στη δημιουργία μιας στρατιάς ανέργων στην ηλικία των 50 δεν 
αρμόζει σε δυτικό πολιτισμό. Η αδιαφορία πρέπει να σταματήσει και να αντιμετωπιστούν οι Επαγγελματίες 
Οπλίτες επιτέλους όπως οι υπόλοιποι συνάδελφοι τους. Εκμεταλλευτείτε τη συσσωρευμένη εμπειρία και το 
άριστα γνωσιακό αντικείμενο.Είτε κατάργηση του παράλογου νόμου του 1974 είτε αποχώρηση από το 
στράτευμα με αξιοπρέπεια και υγιή οικονομικά διαβίωση σε ανθρώπους που προσφέρανε ότι είχανε διαθέσιμο 
στις κατά περιόδους δύσκολες στιγμές του Έθνους.Δεν μπορώ να φανταστώ πως το κενό της νομοθεσίας που 
προκύπτει από το χάσμα που προκλήθηκε με την εφαρμογή ενός νόμου 50 ετών που τον συμπληρώνει ένας 
σκληρός μνημονιακός νόμος θα επιτρέψουν την έκθεση της πολιτείας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:29 

Στο παρόν νομοσχέδιο θα πρέπει να συμπεριληφθεί και η μισθολογική και βαθμολογική εξέλιξη των 
Υπαξιωματικών προέλευσης ΕΠΟΠ καθώς και το συνταξιοδοτικό πλαίσιο.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:40 

Στο παρόν νομοσχέδιο θα πρέπει να συμπεριληφθεί και η βαθμολογική και μισθολογικη εξέλιξη των 
Υπαξιωματικων προέλευσης ΕΠΟΠ, καθώς και το συνταξιοδοτικο πλαίσιο.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:26 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί νομοσχέδιο προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
επαγγελματιών οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:10 

Επαγγελματίας οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί νομοσχέδιο προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
επαγγελματιών οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:47 

Άμεση και βιώσιμη λύση στο συνταξιοδοτικό πρόβλημα των υπαξιωματικών προέλευσης ΕΠ.ΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:11 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:46 

Δώστε λύση άμεσα στο συνταξιοδοτικό όλων των ΕΠ.ΟΠ.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:54

Παρακαλούμε όπως επιλυθεί άμεσα το συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών οπλιτών!!
Όπως οι ένοπλες δυνάμεις καθημερινά δίνουν τον καλύτερο εαυτό τους για την προστασία της χώρας και του 
κράτους έτσι και το κράτος με την σειρά του πρέπει να φροντίσει τις 20000 οικογένειες οι οποίες αγωνιούν για 
το μέλλον τους!!!
Κανένα κράτος δικαίου δεν αφήνει τους πολίτες του να αγωνιούν με αυτό τον τρόπο!!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:10 

Άμεση επίλυση στο συνταξιοδοτικό τον ΕΠΟΠ.. τόσος κόσμος είναι στο άγνωστο κ πόσο μάλλον και οι 
οικογένειες τους..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:50 

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικό θέμα τον ΕΠΟΠ και καταργήστε έναν νόμο που όταν εκδόθηκε δεν υπήρχε 
κανένας παρόμοιος θεσμός

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:55 

Το συνταξιοδοτικό των ΕΠ.ΟΠ. είναι το μείζον θέμα το οποίο απασχολεί 20000 συναδέλφους μου. Απορίας άξιο 
το ότι δεν έχουν συμπεριληφθεί στο υπόψιν νομοσχέδιο, ενώ έχει συμπεριληφθεί για τους ΕΜΘ ο καταληκτικός 
βαθμός του Λγου οι οποίοι είναι μη παραγωγικής σχολής όπως τους ΕΠ.ΟΠ. Ζούμε μια αβεβαιότητα και κάθε 
μέρα ψάχνουμε στα site μήπως διαβάσουμε κάποια καινούργια δήλωση ή έγγραφο της ιεραρχίας του Στρατού 
που μνημονεύει το συνταξιοδοτικό μας. Δώστε άμεσα λύση, έχουμε αφιερώσει τη ζωή μας στον Στρατό και 
ζητάμε να εφαρμοστούν αυτά που υπογράψαμε τα οποία συμπεριλαμβάνονται στην προκήρυξη μας όταν 
καταταχτήκαμε! Υπάρχουν αυτή τη στιγμή στελέχη μή παραγωγικών σχολών 2 ταχυτήτων, (ΕΠ.ΟΠ.-ΕΜΘ) οι μεν
Αρχιλοχίες και 50 χρόνων αποστρατεία χωρίς εναρμόνιση του συνταξιοδοτικού η οποία ισχύει για όλα τα 
στελέχη των Ενόπλων δυνάμεων και οι δεν με τον αποστρατευτικό βαθμό του Λγου και εναρμόνιση με το 
συνταξιοδοτικό όλων των στρατιωτικών πλήν ΕΠ.ΟΠ. Και όλα αυτά συμβαίνουν για ένα νόμο του 1974 τον 
οποίο νόμο δεν τον μνημονεύει καμία προκήρυξη ΕΠ.ΟΠ. Ζητάμε να συνεχίσουμε να δουλεύουμε πάνω σε αυτό 
που μάθαμε και έχουμε εκπαιδευτει, να εναρμονιστούμε στο συνταξιοδοτικό και στο βαθμολογικό με τους 
συναδέλφους μας των μη παραγωγικών σχολών. Καλές γιορτές και εύχομαι με την έλευση της καινούργιας 
χρονιάς να δοθεί λύση στο φλέγον θέμα των Επαγγελματιών Οπλιτών!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:08 

Άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού δικαιώματος των Επαγγελματιών Οπλιτών

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:34 

Παρακαλώ για άμεση λύση τό συνταξιοδοτικό τόν ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Δώστε μια βιώσιμη λύση σε ανθρώπους που θα έχουν υπηρετήσει στο στράτευμα 25 και 30 χρόνια πραγματικής
υπηρεσίας. Τα σημερινά δεδομένα που οδηγούν στη δημιουργία μιας στρατιάς ανέργων στην ηλικία των 50 δεν 
αρμόζει σε δυτικό πολιτισμό. Η αδιαφορία πρέπει να σταματήσει και να αντιμετωπιστούν οι Επαγγελματίες 
Οπλίτες επιτέλους όπως οι υπόλοιποι συνάδελφοι τους. Εκμεταλλευτείτε τη συσσωρευμένη εμπειρία και το 
άριστα γνωσιακό αντικείμενο.Είτε κατάργηση του παράλογου νόμου του 1974 είτε αποχώρηση από το 
στράτευμα με αξιοπρέπεια και υγιή οικονομικά διαβίωση σε ανθρώπους που προσφέρανε ότι είχανε διαθέσιμο 
στις κατά περιόδους δύσκολες στιγμές του Έθνους.Δεν μπορώ να φανταστώ πως το κενό της νομοθεσίας που 
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προκύπτει από το χάσμα που προκλήθηκε με την εφαρμογή ενός νόμου 50 ετών που τον συμπληρώνει ένας 
σκληρός μνημονιακός νόμος θα επιτρέψουν την έκθεση της πολιτείας.Καλές γιορτές σε όλους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Άμεση επίλυση συνταξιοδοτικου ΕΠΟΠ. Όσοι θέλουν να αποχωρήσουν στα 50 να μπορούν με αξιοπρεπή 
σύνταξη και όσοι θέλουν να παραμείνουν στις τάξεις του στρατού να έχουν την ανάλογη βαθμολογική και 
μισθολογικών εξέλιξη. Καλές γιορτές@

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:20 

ΔΩΣΕΤΕ ΛΥΣΗ ΣΤΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΤΩΝ ΕΠΟΠ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικό τον ΕΠΟΠ να παραμείνουμε για να πάρουμε σύνταξη κανονικά κ να ζησουμε 
αξιοπρεπώς με την οικογενεια μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

Άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικου των ΕΠΟΠ. Όσοι θέλουν να αποχωρήσουν στα 50 να μπορούν με μια 
αξιοπρεπή σύνταξη κατευθείαν και όσοι θέλουν να παραμείνουν στις τάξεις του στρατού με βαθμολογική 
εξέλιξη. Καλές Γιορτές!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητώ:
1) την άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού
2) την προσμέτρηση όλων των έξτρα ωρών εργασίας (υπηρεσίες, ασκήσεις, κτλ) ως επιπλέον χρόνου 
ασφάλισης δίχως επιπλέον κρατήσεις (κάτι που θα βοηθήσει ως ένα βαθμό την επίλυση του συνταξιοδοτικού).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:44 

Αυτό που μας αφορά άμεσα είναι το συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ. Υπάρχει εργασιακή ανασφάλεια και μελλοντικά 
μη διευθέτηση του εν λόγω ζητήματος θα αποτελέσει τροχοπέδη για τους νέους που ενδιαφέρονται να 
ακολουθήσουν το στρατιωτικό επάγγελμα μέσω του θεσμού μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:46 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-
ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Σε μια έννομη χώρα η οποία σέβεται και τιμά αυτούς που την φυλάνε νυχθημερόν, ένα τέτοιο ζήτημα το οποίο 
αφορά το συνταξιοδοτικό 20.000 και πλέον Επαγγελματιών Οπλιτών δεν θα υπήρχε καν.Κύριοι αυτά λύνονται 
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εν τη γεννέσει τους, δεν είναι δυνατόν ένας νόμος του 74 να κρέμεται ως δαμόκλειος σπάθη πάνω από τα 
κεφάλια μας.Εν έτει 2022 με ηλεκτρονική διακυβέρνηση και να μην μπορούνε να συννενοηθούν 2 υπουργεία, το
Αμύνης με το Εργασίας.Δώστε λύση είτε με κατάργηση του ορίου ηλικίας, είτε μαζί με την αποστρατεία από την
στιγμή που είναι αυτεπάγγελτη (ουσιαστικά μιλάμε για απόλυση μην παίζουμε με τις λέξεις) να υπάρχει η 
αποζημίωση μέσω καταβολής του εφάπαξ και της σύνταξης στα χρόνια που αντιστοιχούν στον καθένα, είτε ο 
εργοδότης να καλύπτει το κενό που υπολείπεται για τα όρια 40 χρόνων εργασίας (35+5) ή 60 έτη ηλικίας,ή 
τέλος κατάργηση για τις Ένοπλες Δυνάμεις του 40/60 και επαναφορά της συλλογικής σύμβασης που 
υπογράψσμε όταν μπήκαμε, τα 35 έτη.Σας παρακαλώ πάρτε θέση στο μείζον ζήτημα που έχετε εσείς 
δημιουργήσει και μην μεταθέτετε το πρόβλημα μετεκλογικά στις επόμενες κυβερνήσεις που θα προκύψουν.Μην 
αφήνετε σκοτεινά σημεία,μην παίζετε με τις οικογένειές μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:18 

Να δωθεί λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με τις προτάσεις της ΠΟΜΕΝΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:33 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 

Να δοθεί άμεσα λύση στο συνταξιοδοτικό καθεστώς των ΕΠΟΠ ζήτημα που απασχολεί χιλιάδες οικογένειες.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:34 

Το συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών οπλιτών πρέπει να λυθεί. Πρέπει να δωθεί η δυνατότητα επιλογής για 
παραμονή ή όχι. Δείξτε ότι ενδιαφέρεστε για εμάς και της οικογένειες μας που δεν φταίνε σε τίποτα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

Δώστε επιτέλους ένα τέλος με την αγωνία τον στελεχών για το συνταξιοδοτικό τον Εποπ..
Κάποιο φτάνουν τα 50 και δεν ξέρουν τι ξημερώνει για αυτούς κ της οικογένειες τους !!!!
Επιτέλους πρέπει να δωθεί μια δίκαιη λύση για όλον αυτόν τον κόσμο που έχει δώσει ψυχή κ σώματι για την 
πατρίδα !!!
Σας ευχαριστώ !!!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.Διοριστηκαμε με τον Νόμο των ΕΠΟΠ για 35 χρόνια υπηρεσίας,και όχι αποστρατεία 
στα 50 με το ΝΔ του 74.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:49 

Δώστε τελικά μια απάντηση για το τι θα γίνει με τους ΕΠΟΠ ας συνεννοηθούν τα υπουργεία.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού των ΕΠ.ΟΠ. …Όχι άλλα λόγια πράξεις θέλουμε από τα αρμόδια 
υπουργεία..Τις λύσεις τις έχετε μέσα από προτάσεις των συνδικαλιστικών οργανώσεων!!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:56

Δυστυχώς πολιτεία και ηγεσία μας αντιμετωπίζει ως παρίες , το μέλλον αβέβαιο.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητώ να συμπεριληφθεί εντός του νομοσχεδίου το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:43 

Θα πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Ότι αφορά τα άρθρα του θεσμού των ΕΜΘ θα πρέπει να συμπεριληφθεί και ο θεσμός των ΕΠΟΠ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

ΝΑ ΔΩΣΕΤΕ ΛΥΣΗ ΣΤΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΤΩΝ ΕΠΟΠ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:07 

TΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΤΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ ΟΠΛΙΤΩΝ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΛΥΘΕΙ ΑΜΕΣΑ.ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΑ ΕΠΙΛΟΓΗΣ ΓΙΑ 
ΠΑΡΑΜΟΝΗ Η ΟΧΙ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 

Να επιλυθεί άμεσα το συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:08 

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ, Καταργήσετε τα όρια ηλικίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Αμεση λυση στο συνταξιοδοτικο.Ζουμε μεσα στο αγχος γνωριζοντας οτι σε λιγα χρονια δεν θα μπορουμε να 
προσφερουμε στεγη κ φαγητο στις οικογενειες μας.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Δώστε μια βιώσιμη λύση σε ανθρώπους που θα έχουν υπηρετήσει στο στράτευμα 25 και 30 χρόνια πραγματικής
υπηρεσίας. Τα σημερινά δεδομένα που οδηγούν στη δημιουργία μιας στρατιάς ανέργων στην ηλικία των 50 δεν 
αρμόζει σε δυτικό πολιτισμό. Η αδιαφορία πρέπει να σταματήσει και να αντιμετωπιστούν οι Επαγγελματίες 
Οπλίτες επιτέλους όπως οι υπόλοιποι συνάδελφοι τους. Εκμεταλλευτείτε τη συσσωρευμένη εμπειρία και το 
άριστα γνωσιακό αντικείμενο.

Είτε κατάργηση του παράλογου νόμου του 1974 είτε αποχώρηση από το στράτευμα με αξιοπρέπεια και υγιή 
οικονομικά διαβίωση σε ανθρώπους που προσφέρανε ότι είχανε διαθέσιμο στις κατά περιόδους δύσκολες 
στιγμές του Έθνους.

Δεν μπορώ να φανταστώ πως το κενό της νομοθεσίας που προκύπτει από το χάσμα που προκλήθηκε με την 
εφαρμογή ενός νόμου 50 ετών που τον συμπληρώνει ένας σκληρός μνημονιακός νόμος θα επιτρέψουν την 
έκθεση της πολιτείας.

Καλές γιορτές σε όλους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:50 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:43 

Πρέπει να λυθεί άμεσα το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Να δωθεί άμεση λύση στο Συνταξιοδοτικό θέμα των ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:17

ΜΕΙΖΟΝ ΘΕΜΑ Η ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΥ ΤΩΝ ΕΠΟΠ ΚΑΙ ΟΧΙ Η ΑΠΟΝΟΜΗ ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΒΑΘΜΩΝ ΣΤΟΥΣ 
ΕΜΘ ΣΕ ΠΛΗΡΗ ΑΝΤΙΘΕΣΗ ΜΕ ΟΤΙ ΠΡΟΒΛΕΠΟΤΑΝ ΣΤΗΝ ΕΓΚΥΚΛΙΟ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΤΟΥΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:44 

ΝΑ ΔΩΘΕΙ ΛΥΣΗ ΑΜΕΣΑ ΣΤΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΜΑΣ ΘΕΜΑ ΓΤ ΟΙ ΠΡΩΤΟΙ ΕΠΟΠΒΡΙΣΚΟΝΤΑΙ ΠΡΟ ΤΟ ΠΥΛΩΝ ΤΩΝ 
50 ΕΤΩΝ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:35 

Κοιτάξτε να λύσετε το πρόβλημα των επαγγελματιών οπλιτών.Στα 50 τι θα κάνουμε εμείς κ οι οικογένειές 
μας;πως θα ζήσουμε; επιλέξαμε να υπηρετήσουμε την πατρίδα αφιερώσαμε την ζωή μας γι αυτό.Δεν ξέρετε τι 
άγχος μας έχετε φορτώσει
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:53 

Σωστή η απόφαση για αποστρατεία στο βαθμό του λοχαγού όμως θα έπρεπε στο βαθμό του ταγματάρχη για 
λόγους ισονομίας και ισότητας με τις εθελοντριες του ν 705 που ομοίως είναι ΕΜΘ.Τελος ενοειται ότι πρέπει να 
είναι στο β κλιμάκιο οι βαθμολογικές προαγωγές επίσης πρέπει να μπει νέο μισθολόγιο όπως είναι στο 
υπόλοιπο δημόσιο γιατί τα πτυχία σχολών διετούς και τριετούς διάρκειας δεν είναι ισότιμα με ΤΕΙ και περνούν 
αποδοχές Β κλιμακίου δηλαδή ΤΕΙ έτσι ώστε να γίνει εξορθολογισμος ο ς και ονοματιζεται το Νομοσχέδιο.
Σας ευχαριστούμε ΕΜΘ με 32 χρόνια υπηρεσίας

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:09

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
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Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:32 

Δώστε επιτέλους λύση στο συνταξιοδοτικο πρόβλημα των ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:55 

Λύση άμεσα στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ. Είναι πολύ σημαντικό.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Καλημέρα σας. Θεωρώ ότι χρήζει άμεσης και επιτακτικής ανάγκης, η επίλυση του συνταξιοδοτικού των επ.Οπ. 
Πρέπει να μπορέσουμε να υποστηρίξουμε τις οικογένειες μας. Και αυτό θα καταστεί δυνατό, μόνο εάν είμαστε 
στην ενεργό δράση μέχρι να συμπληρώσουμε τα απαιτούμενα χρόνια υπηρεσίας. Έστω και αν κάποιος γίνει 
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γονιός στα 30 του. Όταν φτάσει 50 εκείνος, το παιδί του θα είναι 20. Δηλαδή, τι σημαίνει αυτομάτως αυτό; Ότι 
θα είναι περίοδος που το παιδί του θα είναι για σπουδές. Πώς θα μπορέσει να το υποστηρίξει μόνο με την 
σύνταξη του; Είναι ανέφικτο εκ των πραγμάτων.!! Παρακαλούμε πάρα πολύ, για τις ενέργειες σας.!!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:39 

Παρά των εγγυήσεων που δόθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κ. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. κ. 
Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών, δεν 
υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών και των 
οικογενειών τους.

α) Μέριμνά για κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους να 
αποστρατεύονται 50 ετών αφού το επιθυμούν.

β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθστή,ή να δωθούν όλα τα έτη στο βαθμό του αρχιλοχία 
ανεξάρτητου ηλικίας και ορίου των 50

γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ. Ακόμα και σε ηλικία 18 ετών να καταγόταν κάποιος δεν μπορούσε να
πιάσει τα εφικτά όρια ηλικίας συνταξιοδότησης στα 40 έτη, άρα δεν υπάρχει δυνατότητα πλήρης σύνταξης 
σύμφωνα με τα έγγραφα – απαντήσεις που έχει δώσει ο ΕΦΚΑ και το Υπουργείο Εργασίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:48 

επίλυση του συνταξιοδοτικου για τους Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ).
Άμεση κατάργηση των ορίων ηλικίας

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:15 

Λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ και όχι άλλο δούλεμα

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 

Δώστε λύση χτες κ όχι σήμερα στο συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών οπλιτών!!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:04 

Η κυβέρνηση θα πρέπει να δώσει άμεσα λύση σε ένα τόσο σημαντικό ζήτημα, διότι υπάρχουν οικογένειες πίσω 
από κάθε συνάδελφο και πολλές υποχρεώσεις.Δεν είναι δυνατόν τόσες χιλιάδες σπίτια να ζουν με αβεβαιότητα 
και ανασφάλεια… Οριστική λύση σε αυτό το θέμα τώρα!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:14 

Δώστε επιτέλους μια σωστή και δίκαιη λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠ.ΟΠ και μην αφήνετε τον κόσμο να 
βασανίζεται άλλο με αυτό το θέμα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:51 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:40 
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Προσληφθήκαμε νέοι κ πλέον έχουμε οικογένειες που μας έχουν ανάγκη.
Η λύση του συνταξιοδοτικου μας είναι απαραίτητη για εμας κ τις οικογένειές μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:41 

Προσληφθήκαμε νέοι κ πλέον έχουμε οικογένειες που μας έχουν ανάγκη.
Η λύση του συνταξιοδοτικου μας είναι απαραίτητη για εμας κ τις οικογένειές μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:36 

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:36

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
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πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:13

Είναι σύνηθες η Πολιτεία να αποφασίζει να καλύψει τις ανάγκες των ΕΔ με νέες νομοθετικές παρεμβάσεις, 
αναγνωρίζοντας παράλληλα την προσφορά των στελεχών και αναβαθμίζοντάς τα. Στη συγκεκριμένη 
περίπτωση η απονομή ενός ακόμα βαθμού Αξιωματικού στους συναδέλφους προέλευσης ΕΜΘ μέχρι το βαθμό 
του Λοχαγού προφανώς κινείται σε αυτή την κατεύθυνση. Βέβαια είναι προκλητικό το γεγονός ότι σε 4 χρόνια 
θα τους απονέμονται 3 βαθμοί, κάτι που δεν ισχύει για Αξιωματικούς καμίας άλλης προέλευσης στις ΕΔ (ΑΣΕΙ-
ΑΣΣΥ). Το σημαντικότερο πρόβλημα που διαπιστώνεται είναι ότι οι προαγωγές των ΕΜΘ στους βαθμούς των 
Αξιωματικών γίνονται με σκανδαλώδη και λάθος τρόπο και γι’αυτό η ρύθμιση μπορεί να χαρακτηριστεί 
φωτογραφική. Σύμφωνα με το άρθρο 28 του ν. 3883/2010 αλλά και εσωτερικές διαταγές των ΕΔ, για την 
προαγωγή των Αξιωματικών οι χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας θεωρούνται βασικό προσόν. Οι 
Αξιωματικοί ΕΜΘ με την υπόψη ρύθμιση εξαιρούνται, παρόλο που είναι οι νεότεροι όλων με αποτέλεσμα να 
δημιουργείται ευνοϊκή αντιμετώπιση εις βάρος αρχαιότερων Αξιωματικών (ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ) αυτό δεν ισχύει; Με την 
υποστελέχωση που υπάρχει στις ΕΔ, δεν υπάρχει η πολυτέλεια να μένουν εκτός υπηρεσιακών σχεδιασμών 
Αξιωματικοί με 30 έτη εμπειρία όταν οι Αξιωματικοί ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ έχουν παράλληλα 2 και 3 καθήκοντα. Οι 
χρόνοι διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας είναι υποχρεωτικοί και θεωρούνται το μεγάλο αγκάθι για χιλιάδες 
συναδέλφους και τις οικογένειές τους αφού διαρκώς δημιουργούν συνθήκες μετάθεσης σε παραμεθόριο, 
πολεμικά πλοία και πτέρυγες μάχης. Με τη συγκεκριμένη ρύθμιση οι Αξιωματικοί ΕΜΘ έχουν περιορισμένο 
εύρος μεταθέσεων που μπορούν να λάβουν, αφού όλες οι επίμαχες μένουν εκτός. Στην Ανάλυση Συνεπειών της 
Ρύθμισης του νομοσχεδίου δεν υπάρχει καμία αναφορά για τα παραπάνω, γεγονός που αποδεικνύει ότι το 
ζήτημα (και οι συνέπειές του σε όλους τους άλλους) δεν εξετάστηκε. Πρόκειται δηλαδή όντως για μια 
φωτογραφική διάταξη σκάνδαλο. Η προαγωγή στους βαθμούς των Αξιωματικών είναι συνυφασμένη με τους 
χρόνους διοικήσεως και ειδικής υπηρεσίας και οι συνάδελφοι προέλευσης ΕΜΘ δεν επιτρέπεται να μένουν 
εκτός με προκλητική πολιτική παρέμβαση. Με την επιχειρούμενη ρύθμιση του άρθρου 47 του νομοσχεδίου, 
δημιουργείται μια τριπλή αδικία έναντι όλων των υπόλοιπων αρχαιότερων Αξιωματικών: (α) θεσμοθετείται κατ’
εξαίρεση αντιμετώπιση των ΕΜΘ σε χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας με όσα αυτό συνεπάγεται 
(μεταθέσεις κλπ) (β) θεσμοθετείται κατ’ εξαίρεση σταδιοδρομική εξέλιξη (προαγωγή δίχως βασικό προσόν και 
αναλογικά ταχύτερη εξέλιξη, όταν όλοι οι υπόλοιποι Αξιωματικοί «κολλάνε» σε βαθμούς). (γ) θεσμοθετείται η 
προαγωγή με ευμενέστερους όρους αξιολόγησης λόγω έλλειψης υποχρεωτικότητας σε χρόνους διοικήσεως και 
ειδικής υπηρεσίας. Ο βαθμός δεν έχει μόνο δικαιώματα, έχει και υποχρεώσεις. Οι Αξιωματικοί ΕΜΘ πρέπει να 
αντιμετωπίζονται ισότιμα με όλους τους άλλους, αρχαιότερούς του Αξιωματικούς, και να συμπεριληφθούν 
χρόνους διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας. Το ΥΠΕΘΑ οφείλει να αποτρέψει αδικία που θα δημιουργηθεί εις 
βάρος χιλιάδων Αξιωματικών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:49

Το συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών οπλιτών πρέπει να λυθεί άμεσα Δώστε τέλος στην αβεβαιότητα απονομή
ενός ακόμη αποστρατεύτηκε βαθμού και κατάργηση των ηλικιακών ορίων δυνατότητα επιλογής για παραμονή 
ή όχι δείξτε ότι μας υπολογίζετε 20.000 οικογένειες είμαστε

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 
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Παρά των εγγυήσεων που δόθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. Kο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
Kο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών, 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών και των 
οικογενειών τους. Να υπάρξει εναρμόνιση όπως και τους άλλους Υπαξιωματικούς μη παραγωγικών σχολών.α) 
Μέριμνά για κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους να 
αποστρατεύονται 50 ετών αφού το επιθυμούν.
β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθστή.
γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.Προς ενημέρωση, ακόμα και σε ηλικία 18 ετών να καταγόταν κάποιος
δεν μπορούσε να πιάσει τα εφικτά όρια ηλικίας συνταξιοδότησης στα 40 έτη, άρα δεν υπάρχει δυνατότητα 
πλήρης σύνταξής.. έπρεπε να αφορούσε όμως παιδιά των οικογενειών σας, ίσως τότε να δίνατε περισσότερο 
προσοχή..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:32

Δώστε λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με την ανακοίνωση της ΠΟΜΕΝΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:10 

Να δωθεί άμεση λύση στο Συνταξιοδοτικό θέμα των ΕΠΟΠ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:45 

Άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικου για τους Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ).
Άμεση κατάργηση των ορίων ηλικίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:00 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:23 

Κοιτάξτε να λύσετε το πρόβλημα των επαγγελματιών οπλιτών.Στα 50 τι θα κάνουμε εμείς κ οι οικογένειές 
μας;πως θα ζήσουμε; επιλέξαμε να υπηρετήσουμε την πατρίδα αφιερώσαμε την ζωή μας γι αυτό.Δεν ξέρετε τι 
άγχος μας έχετε φορτώσει.Αυτο είναι το ευχαριστώ;ΔΩΣΤΕ ΛΥΣΗ ΤΩΡΑ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:28 

Θα πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Ότι αφορά τα άρθρα του θεσμού των ΕΜΘ θα πρέπει να συμπεριληφθεί και ο θεσμός των ΕΠΟΠ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 

Εν ετει 2023 μετά από 13 χρόνια μνημονιων και περικοπών δεν αμοιβομαστε όπως πρέπει. Κομμένος μισθός, 
κομμένα επιδόματα, κομμένα δώρα. Κάναμε όλοι μας θυσίες όπως οφειλουμε. Ζούμε πλέον στο όριο της 
φτώχειας. Επαναφέρετε τους μισθούς και τα δώρα όπως ήταν για να ζούμε τις οικογένειες μας αξιοπρεπώς. 
Επίσης δεν νοείται να μην γνωρίζουμε το τι μέλλει γενέσθαι συνταξιοδοτικα. Από πέρυσι άρχισαν να 
κατατασσονται στις Ενοπλες Δυνάμεις μεγάλος αριθμός ΕΠΟΠ. Τι λύση υπάρχει για το συνταξιοδοτικό όλων 
αυτών; Δεν θέλετε να υπάρχουν ΕΠΟΠ μεγάλης ηλικίας στον στρατό; Κάντε μας μετάταξη στα 50 ετη σε άλλο 
φορέα του δημοσίου πλησίον του τόπου καταγωγής. Δεν επιθυμούμε όλοι μας να γίνουμε Αξιωματικοί. 
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Επιθυμούμε να αμοιβομαστε επαρκώς για τις υπηρεσίες μας και να λάβουμε όλοι μας πλήρη σύνταξη. Σας 
ευχαριστώ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:21 

Να λυθεί το συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών οπλιτών ΕΠΟΠ ΆΜΕΣΑ. Να ισχύσει ότι και στους συναδέλφους 
ΕΜΘ.
ΠΡΈΠΕΙ να σταματήσει αυτή η κοροϊδία και το γαϊτανάκι ευθυνών και αρμοδιοτήτων μεταξύ των υπουργείων. 
Επιτέλους ο υπουργός Άμυνας ας δει το θέμα και να μην μείνει μόνο στις υποσχέσεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:03 

Η λύση του συνταξιοδοτικού των ΕΠΟΠ είναι ζωτικής σημασίας. Πρέπει να δοθεί μια σωστή και δίκαιη λύση. Ο 
ΕΦΚΑ άλλωστε το έχει διευκρινίσει πρέπει να συμπληρώσουμε 40 έτη εργασίας ή 60 χρονών. Λύση στα 
πρότυπα της πρότασης της ΠΟΜΕΝΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:54

Το συνταξιοδοτικό ζήτημα των ΕΠ.ΟΠ θα έπρεπε να αποτέλλει προτεραιότητα και όχι να παραγκωνίζεται και να
αναβάλλεται συνεχώς.Οχι σε λύσεις που θα απαξιώσουν τον θεσμο,ούτε σε λύσεις τύπου Ε.Ο.Θ.Αντιμετωπιστε 
δίκαια αυτό το ζήτημα και ανακουφιστε τις χιλιάδες στελεχών και τις οικογένειές τους που ζουν με την αγωνία 
και την αβεβαιότητα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:06 

Να προβλεφθεί στο συγκεκριμένο νομοσχέδιο, η ένταξη στην Β΄ κατηγορία του μισθολογίου των ΕΔ των ΕΜΘ, 
που έχουν προαχθεί στον βαθμό του Ανθυπολοχαγού και του Υπολοχαγού, και ακόμη πληρώνονται ως 
Ανθυπασπιστές, με αναδρομική ισχύ από την πρώτη ημέρα της προαγωγής τους ακόμα και για όσους έχουν 
αποστρατευτεί.
Το συγκεκριμένο θέματα ήταν στις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού στην ΔΕΘ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:42 

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. Ως εκ τούτου όλοι οι κριθέντες ΕΜΘ με τις διατάξεις του ν.4609/2019, που δεν 
ερμηνεύτηκε τελολογικά από τη Διοίκηση, ότι μπορούν να λάβουν καταληκτικό βαθμό Υπλγού και 
αποστρατευτικό βαθμό Λγού, απαιτείται να επανακριθούν λόγω διαπιστωμένης αντίφασης και να λάβουν 
καταληκτικό βαθμό Υπλγού και αποστρατευτικό βαθμό Λγού, κατόπιν ανάκλησης των εσφαλμένων διοικητικών
πράξεων.
Επιπρόσθετα, όπως έχει επισημανθεί σχετικά και στα πρακτικά της επιστημονικής επιτροπής της Βουλής, ο 
νόμος επιβάλλεται να έχει αναδρομική ισχύ όταν η αναδρομικότητα αποτελεί μέσο πραγμάτωσης του 
περιεχόμενου της αρχής της ισότητας στην πράξη, πράγμα που δύναται να συμβαίνει κυρίως όταν συμπληρώνει
ή τροποποιεί προηγούμενη νομοθετική ή κανονιστική ρύθμιση και εντάσσει σε αυτή ή αντιθέτως εξαιρεί από 
αυτή περιπτώσεις οι οποίες βάσει της αρχής της ισότητας, κρίνεται ότι είτε εξαιρέθηκαν από την εφαρμογή είτε
εντάχθηκαν στο πλαίσιο της κατά τρόπο αντισυνταγματικό.
Με δεδομένο ότι η επιλογή του χρόνου εναπόκειται καταρχάς στον νομοθέτη, και η ρύθμιση πρέπει να είναι 
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γενική και αντικειμενική προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει με 
μεταβατική ρύθμιση αναδρομική εφαρμογή από την δημοσίευση του ν.4609/2019, όπου ψηφίστηκε άλλωστε 
και η αντιφατική διάταξη που πρέπει να αρθεί. Ως εκ τούτου η μεταβατική διάταξη θα πρέπει ρητώς να ορίζει 
ότι «Οι διοικητικές πράξεις με τις οποίες στελέχη ΕΜΘ κρίθηκαν Ανθλγοί κατ΄εφαρμογή του άρθρου 4 του ν. 
4609/2019 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις ετών 2019 μέχρι τη δημοσίευση του παρόντος, ανακαλούνται 
από την ημερομηνία έκδοσής τους και τα ως άνω στελέχη ΕΜΘ επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις σύμφωνα 
με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47 του παρόντος. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτικής πράξη, η οποία έχει εκδοθεί
μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:57 

Να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο και το θέμα της συνταξιοδότησης των επαγγελματιών οπλιτών!! Το 
συγκεκριμένο ζήτημα είναι πολύ σημαντικό.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:34 

Λύση τώρα

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:31 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:12 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.Διοριστηκαμε με τον Νόμο των ΕΠΟΠ για 35 χρόνια υπηρεσίας,και όχι αποστρατεία 
στα 50 με το ΝΔ του 74.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:18 

Καντε κατι για το συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ ,για μια φορα δειτε το μελλον για προβληματα που ξερουμε οτι θα 
ερθουν και λυστε τα πριν ερθουν. Υπαρχουν ατομα που σε δυο χρονια θα ειναι 50 και δεν ξερουν ακομα αν θα 
βγουν συνταξη η οχι

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:13 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητώ να συμπεριληφθεί εντός του νομοσχεδίου το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:13 

Επίλυση του συνταξιοδοτικού των Επαγγελματιών Οπλιτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:13 

Να δώσετε λυση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:34 

Να προβλεφθεί στο συγκεκριμένο νομοσχέδιο, η ένταξη στην Β΄ κατηγορία του μισθολογίου των ΕΔ των ΕΜΘ, 
που έχουν προαχθεί στον βαθμό του Ανθυπολοχαγού και του Υπολοχαγού, και ακόμη πληρώνονται ως 
Ανθυπασπιστές, με αναδρομική ισχύ από την πρώτη ημέρα της προαγωγής τους ακόμα και για όσους έχουν 
αποστρατευτεί.
Το συγκεκριμένο θέματα ήταν στις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού στην ΔΕΘ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:30 

Παρά των εγγυήσεων που δόθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. Kο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
Kο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών, 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών και των 
οικογενειών τους. Να υπάρξει εναρμόνιση όπως και τους άλλους Υπαξιωματικούς μη παραγωγικών σχολών.α) 
Μέριμνά για κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους να 
αποστρατεύονται 50 ετών αφού το επιθυμούν.
β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθστή.
γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.Προς ενημέρωση, ακόμα και σε ηλικία 18 ετών να καταγόταν κάποιος
δεν μπορούσε να πιάσει τα εφικτά όρια ηλικίας συνταξιοδότησης στα 40 έτη, άρα δεν υπάρχει δυνατότητα 
πλήρης σύνταξης σύμφωνα με τα έγγραφα – απαντήσεις που έχει δώσει ο ΕΦΚΑ και το Υπουργείο Εργασίας

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:34 

Παρά των εγγυήσεων που δόθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. Kο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
Kο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών, 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών και των 
οικογενειών τους. Να υπάρξει εναρμόνιση όπως και τους άλλους Υπαξιωματικούς μη παραγωγικών σχολών.α) 
Μέριμνά για κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους να 
αποστρατεύονται 50 ετών αφού το επιθυμούν.
β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθστή.
γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.Προς ενημέρωση, ακόμα και σε ηλικία 18 ετών να καταγόταν κάποιος
δεν μπορούσε να πιάσει τα εφικτά όρια ηλικίας συνταξιοδότησης στα 40 έτη, άρα δεν υπάρχει δυνατότητα 
πλήρης σύνταξης σύμφωνα με τα έγγραφα – απαντήσεις που έχει δώσει ο ΕΦΚΑ και το Υπουργείο Εργασίας

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:11 

Το συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών οπλιτών πρέπει να λυθεί άμεσα. Δώστε τέλος στην αβεβαιότητα. 
Απονομή ενός ακόμη αποστρατευτικου βαθμού και κατάργηση των ηλικιακών ορίων. Δυνατότητα επιλογής για 
παραμονή ή όχι. Δείξτε ότι μας υπολογίζετε. 20000 οικογένειες είμαστε!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:41 

Πρέπει να επιλυθεί το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών,μιας και δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη 
για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών και των οικογενειών τους. Να υπάρξει 
εναρμόνιση όπως και τους άλλους Υπαξιωματικούς μη παραγωγικών σχολών.
α) Μέριμνά για κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους να 
αποστρατεύονται 50 ετών αφού το επιθυμούν.
β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθστή.
γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.
Συμπερασματικά ακόμα και σε ηλικία 18 ετών να καταγόταν κάποιος δεν μπορούσε να πιάσει τα εφικτά όρια 
ηλικίας συνταξιοδότησης στα 40 έτη, άρα δεν υπάρχει δυνατότητα πλήρης σύνταξης σύμφωνα με τα έγγραφα – 
απαντήσεις που έχει δώσει ο ΕΦΚΑ και το Υπουργείο Εργασίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:35 
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Να προβλεφθεί στο συγκεκριμένο νομοσχέδιο, η ένταξη στην Β΄ κατηγορία του μισθολογίου των ΕΔ των ΕΜΘ, 
που έχουν προαχθεί στον βαθμό του Ανθυπολοχαγού και του Υπολοχαγού, και ακόμη πληρώνονται ως 
Ανθυπασπιστές, με αναδρομική ισχύ από την πρώτη ημέρα της προαγωγής τους ακόμα και για όσους έχουν 
αποστρατευτεί.
Το συγκεκριμένο θέματα ήταν στις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού στην ΔΕΘ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:12 

Σταματήστε να κρατάτε σε ομηρία χιλιάδες οικογένειες ΕΠΟΠ με την μη λύση του συνταξιοδοτικού και της 
παράνομης αποστρατείας στα 50 με τον απαρχαιωμένο νόμο του 74. Δεν είναι ανάγκη να φτάσει η υπόθεση στα
δικαστήρια δώστε λύση άμεσα. Η εγκύκλιος με την οποία μας προσλάβατε κύριοι το έλεγε ξεκάθαρα οι ΕΠΟΠ 
αποστρατεύονται με 35 χρόνια υπηρεσίας και φτάνουν στο βαθμό του αρχιλοχία.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:48 

Να δωθεί ένας ακόμα βαθμός στους ΕΠΟΠ έναν μήνα πριν κλείσουν τα πενήντα ώστε να φτάσουν τα 54 σαν 
ανθυπασπιστές.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:56 

Παρά των εγγυήσεων που δόθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς άξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του ΕΟΘ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:35 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης, επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την 
επίλυση του συνταξιοδοτικού της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) 
Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις
Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ 
υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:58 

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. Ως εκ τούτου όλοι οι κριθέντες ΕΜΘ με τις διατάξεις του ν.4609/2019, που δεν 
ερμηνεύτηκε τελολογικά από τη Διοίκηση, ότι μπορούν να λάβουν καταληκτικό βαθμό Υπλγού και 
αποστρατευτικό βαθμό Λγού, απαιτείται να επανακριθούν λόγω διαπιστωμένης αντίφασης και να λάβουν 
καταληκτικό βαθμό Υπλγού και αποστρατευτικό βαθμό Λγού, κατόπιν ανάκλησης των εσφαλμένων διοικητικών
πράξεων.
Επιπρόσθετα, όπως έχει επισημανθεί σχετικά και στα πρακτικά της επιστημονικής επιτροπής της Βουλής, ο 
νόμος επιβάλλεται να έχει αναδρομική ισχύ όταν η αναδρομικότητα αποτελεί μέσο πραγμάτωσης του 
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περιεχόμενου της αρχής της ισότητας στην πράξη, πράγμα που δύναται να συμβαίνει κυρίως όταν συμπληρώνει
ή τροποποιεί προηγούμενη νομοθετική ή κανονιστική ρύθμιση και εντάσσει σε αυτή ή αντιθέτως εξαιρεί από 
αυτή περιπτώσεις οι οποίες βάσει της αρχής της ισότητας, κρίνεται ότι είτε εξαιρέθηκαν από την εφαρμογή είτε
εντάχθηκαν στο πλαίσιο της κατά τρόπο αντισυνταγματικό.
Με δεδομένο ότι η επιλογή του χρόνου εναπόκειται καταρχάς στον νομοθέτη, και η ρύθμιση πρέπει να είναι 
γενική και αντικειμενική προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει με 
μεταβατική ρύθμιση αναδρομική εφαρμογή από την δημοσίευση του ν.4609/2019, όπου ψηφίστηκε άλλωστε 
και η αντιφατική διάταξη που πρέπει να αρθεί. Ως εκ τούτου η μεταβατική διάταξη θα πρέπει ρητώς να ορίζει 
ότι «Οι διοικητικές πράξεις με τις οποίες στελέχη ΕΜΘ κρίθηκαν Ανθλγοί κατ΄εφαρμογή του άρθρου 4 του ν. 
4609/2019 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις ετών 2019 μέχρι τη δημοσίευση του παρόντος, ανακαλούνται 
από την ημερομηνία έκδοσής τους και τα ως άνω στελέχη ΕΜΘ επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις σύμφωνα 
με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47 του παρόντος. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτικής πράξη, η οποία έχει εκδοθεί
μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:34 

Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:57 

Παρακαλώ δώστε μια λύση στο συνταξιοδοτικό των επαγγελματιών και και καταργήστε τον απαρχαιωμένο 
νόμο που τους θέτει αυτεπάγγελτα σε αποστρατεία με την συμπλήρωση του 50ου έτους ηλικίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:52 

Να επιλυθεί το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με την πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:56 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:38 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 01:41 

 «Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των Ε.Δ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
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ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.»

 26 Δεκεμβρίου 2022, 23:55

Καλησπέρα…
Εφόσον έχω διαβάσει τα σχόλια των συναδέλφων, επιτρέψετε μου να σας καταθέσω γραπτώς τα παρακάτω:

1. Γιατί εγκρίνεται η ανάρτηση σχολίων των ΕΠΟΠ σε ένα άρθρο που δεν τους αφορά;
Σεβαστό βεβαίως το ηλικιακό πρόβλημα, όμως εδώ αναρτώνται αξιώσεις για ίδια βαθμολογική εξέλιξη με τους 
ΕΜΘ ενώ δεν εμπίπτουν καν στην κατηγορία των Εθελοντών.

2. Βλέπω μια τάση διαχωρισμού στους ΕΜΘ, κατόχων πτυχίου ΑΕΙ, με την αξίωση ενός βαθμού επιπλέον έναντι 
των υπολοίπων…
Αν έχει ισχύσει αυτό και στην περίπτωση των άλλων Εθελοντών, δικαίως να γίνει !!!
Όμως, και όσοι ξεκινήσαμε ως Υπαξιωματικοί από κατατάξεως, δεν πρέπει να έχουμε έναν επιπλέον βαθμό 
έναντι όσων ξεκίνησαν την στρατιωτική τους πορεία, από απλοί Στρατεύσιμοι Κληρωτοί Προτακτοι Οπλίτες ;;;

3. Πέραν του βαθμολογικού, μισθολογικως τι θα κάνετε ;;;
Αξιωματικοί στην Γ μισθολογική κατηγορία ουδέποτε υπήρχαν μέχρι σήμερα…
Γιατί τώρα πάτε να κάνετε την αρνητική διαφορά ;;;

4. Οι Αξιωματικοί προέλευσης εξ Εθελοντών, πλην των ΕΜΘ, οι οποίοι έχουν συμπληρώσει 25 πραγματικά έτη 
υπηρεσίας προ της 31/12/15, είναι Ταγματάρχες (και αντίστοιχων Κλάδων)…
Ενώ από την 3.5.19 εντάχθηκαν στο Σώμα των Αξκων και οι ΕΜΘ, και παρότι υπάρχουν οι τάξεις 1988,89,90 εν 
ενεργεία με τα ίδια πραγματικά έτη υπηρεσίας συμπληρωμένα, ατυχώς (;) δεν έχουν συμπεριληφθεί στο από 
23/12/20 άρθρο 150 του Ν.4764/20…

Αυτό σας εκθέτει προκλητικά !!!

5. Βλέπω και από συναδέλφους ΑΣΣΥ την απέχθεια και αναρωτιέμαι…
Οι πριν του 1993 οι οποίοι μπήκαν στις ΕΔ χωρίς Πανελλήνιες εξετάσεις
και χωρίς να έχουν αποφοιτήσει από το Λύκειο, όταν υπήρχαν ΟΠΥ με απολυτήριο Λυκείου, γιατί να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Ανχη ;;;

Εφόσον όλοι και όλα θέλουμε να μετρηθούν με τον χάρακα του Αισθήματος Δικαίου, ελπίζω διαβάζοντας όλων 
μας τα σχόλια, να πράξετε το απολύτως Δίκαιο για όλους όσους εμπίπτουν στο Σώμα των Μόνιμων εξ 
Εθελοντών Αξιωματικών…

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:45 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των Ε.Δ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Γιατί εξαιρούνται από την ευεργετική διάταξη οι πτυχιούχοι ΑΕΙ ΕΜΘ;Οπως ισχύει και για τους πτυχιούχους ΑΕΙ 
εξ Ασσυ; Είναι νόμιμο, ισότιμο και ηθικό; Θα πρέπει ή να σταματήσει αυτή η αδικία, κοροϊδία και ανισότητα 
στους ΕΜΘ ή θα πρέπει να σταματήσει να ισχύει και για τους Ασσυ. Και θα πρέπει να προβλεφθεί σ’ αυτό το 
νομοσχέδιο, αφού μεσολαβούν πολλά χρόνια απ’ το ένα στο επόμενο νομοσχέδιο για μέριμνα προσωπικού 
δυστυχώς.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 19:42 

Εύχομαι να μην υποχωρησετε από αυτή την διάταξη και να την ψηφίσετε. Όπως βλέπετε και εσείς από κάποια 
γραφόμενα, υπάρχουν κάποιοι, λίγοι, που έχουν ένα άγχος μην και τυχόν πάρουν έναν δικαιωματικά βαθμό οι 
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ΕΜΘ. Είναι εξωφρενικό αλλά αυτοί οι λίγοι νοιάζονται περισσότερο μην και τυχόν δωθεί ένας επιπλέον βαθμός 
στους εμθ παρά να ωφεληθούν οικονομικά και όχι μόνο, οι ίδιοι και όλοι οι εργαζόμενοι στις Ε.Δ. Μην 
υποκύψετε σας παρακαλώ στις ανασφάλειες και στις εμμονές κάποιων ολίγων που στρέφονται κατά της 
συγκεκριμένης διάταξης. Ελπίζουμε στα καλύτερα.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Ένα μεγάλο ΜΠΡΑΒΟ στο ΥΠΕΘΑ για την δίκαιη μεταχείριση των εναπομείναντων ΕΜΘ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 15:19 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 15:39 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 14:15 

Ασχολείστε μονίμως με τα «προβλήματα» μιας κατηγορίας στρατιωτικών και αγνοείται σοβαρά προβλήματα 
επιβιωσιμότητας του συνόλου του στρατεύματος. Δεν σας ενδιαφέρει να επιλύσετε τα χρόνια προβλήματα αλλά
να ικανοποιείται μόνο τα αιτήματα των «συνδικαλιστικών» γραφείων του υπουργείου. Γι’ αυτό και πλέον έχει 
χαθεί το ενδιαφέρον για αυτό το λειτούργημα, γεγονος που φαίνεται από την κατιούσα πορεία που έχουν πάρει
οι στρατιωτικές σχολές (ειδικά του ΣΞ) τα τελευταία 2-3 χρόνια. Όλοι οι κατηγορίες κοιτούν το προσωπικό τους
όφελος και κανένας το συνολικό. Του χρόνου με υγεία, να συνεχίσετε το νομοθετικό σας έργο του «ΕΓΩ» αντί 
του λογικού του «ΕΜΕΙΣ», ακολουθώντας φυσικά τα χνάρια του Ισοκράτη.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:49 

Κύριε Υπουργέ παρακαλώ πολύ την άμεση αποκατάσταση της μεγαλύτερης αδικίας που έχει γίνει ποτέ σε 
κατηγορία στελεχών, στο να πληρώνονται με κατώτερο βαθμό από ότι είναι κανονικά (Αξιωματικοί ΕΜΘ) εδώ 
και 3 χρόνια. Παρακαλούμε για την μισθολογική αποκατάσταση με την ένταξη μας στη Β κατηγορία 
μισθολογίου του Νόμου του 2017 και φυσικά με όλα τα αναδρομικά από το 2019 καθώς είναι δεδουλευμένα . 
Επίσης η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι τον βαθμό του Λοχαγού (αποστρατευτικός) είναι μια δίκαιη εξέλιξη και 
λίγη μάλλον καθώς υπάρχουν στελέχοι από μη παραγωγικές σχολές οι οποίοι είναι αυτή τη στιγμή που μιλάμε 
Ταγματάρχες και είναι 5 χρόνια νεότεροι από την Α σειρά των ΕΜΘ, και πλήρως εξομοιωμένοι με τους 
αντίστοιχους των παραγωγικών σχολών και μισθολογικά και βαθμολογικά.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 09:09 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) εχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ωστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 08:50 

Η επιτυχής τέλεση καθηκόντων και το υψηλό φρόνημα των στελεχών ΕΜΘ στις ένοπλες δυνάμεις ,σε 
συνδυασμό με την πολυετή εμπειρία τους στα μετερίζια της βαθμολογικής ιεραρχίας των ενόπλων δυνάμεων 
που έχουν υπηρετήσει επιτυχώς είναι αναμφισβήτητη .
Η σκέψη μου σε ότι αφορά της απόδοσης του επιπλέον βαθμού, στο εν λόγω προσωπικό να είναι σε χρονική 
περίοδο τέτοια ,ώστε τα διοικητικά καθήκοντα και οι θέσεις ευθύνης των στελεχών να συμπλεύσουν με 
αρμονία, ηθική αμοιβή , και με γνώμονα την βέλτιστη παραγωγικότητα τέλεσης καθηκόντων με την προαγωγή 
τους .
Σε συνέχεια της διαβούλευσης στο Άρθρο 47 αναφέρω την άποψη μου: Στα 22 χρόνια Ανθυπασπιστής ,Στα 26 
Ανθυπολοχαγός ,Στα στα 30 Υπολοχαγός.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 22:52 

Να εξομοιωθουν οι ΕΜΘ με τις εθελόντριες θα έπρεπε αλλά πάλι σωστή είναι η απονομή ενός παραπάνω 
βαθμού έστω και λίγο πριν την αποστρατεια τους διότι παραλίγο στο προηγούμενο νομοσχέδιο οπως 
διαβάσαμε να έχαναν τον βαθμό του υπλγου..αλλά ευτυχως και επικράτησε ή λογική και το δίκαιο..

Μισθολογικα έφταναν οι ΕΜΘ έως ανχες και κατάντησαν να φτάνουν ως ανθστες…..

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:43 

Το άρθρο αυτό που προβλέπει την βαθμολογική εξέλιξη των ΕΜΘ διορθώνει μια αγκύλωση ετών. Πιστεύω έχει 
ληφθεί πολύ θετικά από τη μεγάλη μάζα των συγκεκριμένων στελεχών οι οποίοι και θα το εκτιμησουν 
αναλόγως.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 13:21 

πολύ καλό αυτό που γίνεται για τους συναδέρφους μας ΕΜΘ αλλά πρέπει να κοιτάξουμε όχι μόνο την 
βαθμολογική εξέλιξη αλλά και την μισθολογικη αποκατάσταση διότι αυτήν την εποχή συτο είναι και το 
βασικότερο. πρέπει να τελειώσει και αυτό το θέμα διότι εκκρεμεί από το 2018.
Η κυβέρνηση πρέπει να κοιτάξει και το δικό μας θέμα των ΕΠ.ΟΠ διότι οι πρώτοι δυναδερφοι με τον νόμο του 
74 θα προστατεύουν και συνταξη;
είναι πάρα πολύ σημαντικό θέμα και μισ τεράστια ευκαιρία να δώσει λύση σ ένα σοβαρό ζήτημα.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 13:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού προέλευσης ΕΜΘ, πατέρας δύο τέκνων. Κατατάχτηκα στις Ένοπλες 
με εγκύκλιο πριν από 32 χρόνια. Η απόφαση μου δεν ήταν αποτέλεσμα επαγγελματικής αποκατάστασης αλλά 
επιλογή.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα με αυταπάρνηση, πολλές φορές εις βάρος της οικογένειας μου.
Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό -συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελοντής Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση.
Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η παιδεία μου δεν 
επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν ότι δεν υπηρέτησα την 
πατρίδα με περίσσιο πάθος. Τα καθήκοντα που μου έχουν ανατεθεί σε όλο το διάστημα της σταδιοδρομίας μου 
είναι εξαιρετικά απαιτητικά και χρήζουν ειδικών γνώσεων και ικανοτήτων. Ο καθένας μπορεί εύκολα να 
διαπιστώσει ότι το ίδιο συμβαίνει στην συντριπτική πλειοψηφία των συναδέλφων μου οι οποίοι προέρχονται 
από τον ίδιο θεσμό.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Σημαιοφόρου στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
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Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήσαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρώτακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Πλωτάρχη και αμείβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμείβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
ΠΕΡΗΦΑΝΟ. Μην μου στερείτε αυτό το συναίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ

 25 Δεκεμβρίου 2022, 11:55

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού προέλευσης ΕΜΘ, πατέρας δύο τέκνων. Κατατάχτηκα στις Ένοπλες 
με εγκύκλιο πριν από 32 χρόνια. Η απόφαση μου δεν ήταν αποτέλεσμα επαγγελματικής αποκατάστασης αλλά 
επιλογή.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα με αυταπάρνηση, πολλές φορές εις βάρος της οικογένειας μου.
Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό -συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελοντής Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση.
Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η παιδεία μου δεν 
επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν ότι δεν υπηρέτησα την 
πατρίδα με περίσσιο πάθος. Τα καθήκοντα που μου έχουν ανατεθεί σε όλο το διάστημα της σταδιοδρομίας μου 
είναι εξαιρετικά απαιτητικά και χρήζουν ειδικών γνώσεων και ικανοτήτων. Ο καθένας μπορεί εύκολα να 
διαπιστώσει ότι το ίδιο συμβαίνει στην συντριπτική πλειοψηφία των συναδέλφων μου οι οποίοι προέρχονται 
από τον ίδιο θεσμό.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Σημαιοφόρου στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήσαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρώτακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Πλωτάρχη και αμείβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμείβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
ΠΕΡΗΦΑΝΟ. Μην μου στερείτε αυτό το συναίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:51 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) εχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ωστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
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ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:31 

 «Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) έχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των Ε.Δ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ώστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.»

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:39 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) εχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ωστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπ youάρχει πολιτική βούληση.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:07 

Οι Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ) εχουν εγκλωβιστεί λόγω μιας αβλεψίας του νομοθέτη, με αποτέλεσμα να 
αποστρατεύονται πρόωρα στα 50 έτη λόγω ενός αναχρονιστικού νομοθετήματος του 1974 (ΝΔ 445) το οποίο 
δεν τους εξασφαλίζει την ισότιμη αντιμετώπισή τους με τα υπόλοιπα στελέχη των ΕΔ. Χιλιάδες ΕΠΟΠ και οι 
οικογένειές τους βρίσκονται σε αβεβαιότητα διότι η Πολιτεία αποφεύγει συστηματικά να δώσει λύση στο 
πρόβλημα. Η λύση, όπως έχει προτείνει η Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), είναι 
απλή: κατάργηση των ηλικιακών ορίων για τους ΕΠΟΠ, ωστε να μπορούν να έχουν ισότιμη σταδιοδρομία και 
ισότιμο δικαίωμα στην κατοχύρωση ασφαλιστικών 40 ετών που προβλέπει ο ν.3865/2010. Η αβλεψία του 
νομοθέτη μπορεί να διορθωθεί, αρκεί να υπάρχει πολιτική βούληση.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:10 

ΕΝ ΜΈΡΕΙ ΔΙΟΡΘΏΝΕΤΑΙ ΜΕ ΜΊΑ ΤΟΝ ΕΝΑ ΒΑΘΜΟ ΑΔΙΚΊΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΕΜΘ,
ΤΟ ΜΙΣΘΘΟΛΟΓΙΚΟ ΕΊΝΑΙ ΈΝΑ ΣΟΒΑΡΌ ΠΡΌΒΛΗΜΑ ΠΟΎ ΠΡΈΠΕΙ ΝΑ ΛΥΘΕΊ ΆΜΕΣΑ..ΕΙΔΆΛΛΩΣ Ή ΚΟΡΟΪΔΊΑ ΘΑ 
ΣΥΝΕΧΊΖΕΙ…
5 ΕΤΗ ΠΡΙΝ ΟΙ ΕΜΘ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΑ ΈΦΤΑΝΑΝ ΜΈΧΡΙ ΑΝΧΕΣ ΚΑΙ ΤΏΡΑ ΛΑΜΒΆΝΟΥΝ ΜΙΣΘΟ ΑΝΘΣΤΗ ΩΣ ΑΝΘΛΓΟΙ..
Ζητάμε επίσης
Ένα παραπάνω βαθμό για πτυχιούχους ΑΕΙ
Και
Δυνατότητα εξαγοράς τριετίας για όσους μπήκαν μέχρι και το 2000..

 24 Δεκεμβρίου 2022, 17:30 

Απαιτείται η βαθμολογική εναρμόνιση των Μονίμων Αξιωματικών – Υπαξιωματικών με τις εθελόντριες των Ε.Δ. 
Ένταξη στο Β’ μισθολογικό κλιμάκιο των Αξιωματικών προελεύσεως Ο.Π.Υ.-Ε.Π.Υ. δεδομένου ότι εκτελούν τα 
καθήκοντα Αξιωματικών. Επίσης οι περισσότεροι του ιδίου θεσμού κατά την ημερομηνία κατάταξής μας είχαμε 
πτυχίο Λυκείου σε αντιδιαστολή με τις σχολές Μονίμων Υπαξιωματικών οι οποίοι κατατάσσονταν με Α’ και Β’ 
Λυκείου. Πως γίνεται άνθρωποι με περισσότερες γραμματικές γνώσεις να μην απολαμβάνουν τα προνόμια που 
άλλοι απέκτησαν μετά απο αυτούς. Ξέχωρα όλων αυτών, άνθρωποι που υπηρέτησαν με σθένος και 
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αυταπάρνηση, εδώ και 2-3 δεκαετίες να αγνοούνται και όχι μόνο να μην επιβραβεύονται αλλά να τους 
τοποθετούν εμπόδια κάθε φορά που επιζητούν την ισότητα και την ισονομία.
Μπορείτε να διορθώσετε αδικίες δεκαετιών! Μπορείτε! – θέλετε;

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:33 

Πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.Να 
καταργηθεί ο νόμος του 74 άμεσα.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:35 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 

Κύριε υπουργέ έντονη ανησυχία επικρατεί σε 20.000 περίπου Επαγγελματίες Οπλίτες που υπηρετούν στις 
Ένοπλες Δυνάμεις λόγω της αυτεπαγγελτηs αποστρατείαs τους στα 50 έτη με ότι αυτό συνεπάγεται για τις 
συντάξεις και τις αποδοχές τους. Συγκεκριμένα με τον Ν.445/74 στο άρθρο 39παρ 2 προβλέπει αποστρατεία 
λόγω ορίου ηλικίας στα 54 και 50 στους βαθμούς Ανθυπασπιστων και Υπαξιωματικων αντίστοιχα. Οι 
Επαγγελματίες Οπλίτες σύμφωνα με την υπάρχουσα νομοθεσία Ν. 2936/2001 εξελίσσονται μέχρι τον βαθμό του
Αρχιλοχια. Αυτό που ζητάνε όλοι οι Επαγγελματίες Οπλίτες είναι να υπάρξει με νομοθετική ρύθμιση κατάργηση 
ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και όσοι Επαγγελματίες Οπλίτες επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους να 
παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:16 

1. αποστρατευτικος βαθμός εμθ.
Να ανέβει μια κατηγορία για όσους έχουν πτυχίο ΑΕΙ. Βεβαια, όσοι επικαλούνται τους Ασσυ να μην ξεχνούν ότι 
αυτοί γίνονται σχης στα 37+.
2. Μισθολόγιο εμθ.
Να μπούνε επιπλέον βαθμίδες για ανθλγους-λγους ( +60 ευρώ μεικτά ανά βαθμίδα)

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:25

ΜΕΡΟΣ Γ΄ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ Άρθρο 47 Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών 
μακράς θητείας – Τροποποίηση παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 1848/1989

Αξιότιμε Κε Υπουργέ, για μία ακόμα φορά, σας ευχαριστούμε για την ανταπόκρισή σας στην εξαγγελία του Κου 
Πρωθυπουργού, για την αποκατάστασή μας με την προσθήκη ενός επιπλέον βαθμού (αποστρατευτικός). Ενώ 
προσπαθείτε να λύσετε προβλήματα δεκαετιών, συγκεκριμμένα οι Αξκοί ΕΜΘ έχουν καταταγεί απο το 1985 ως 
ΟΠΥ στο ΣΞ, θα έχετε διαπιστώσει ότι τα σχόλια που υποτίθεται ότι γράφουν οι Στρατιωτικοί δεν έχουν καμία 
σχέση με εν λόγω άρθρο. Ενώ η διαβούλευση είναι μια εποικοδομητική διαδικασία, που μας παρέχεται 
προκειμένου να συννεισφέρουμε στο νομοθετικό σας έργο, εν τούτοις ο καθένας που δεν έχει έννομο συμφέρον
καταφέρεται προσβλητικά προς εσάς, εμάς (Αξκούς ΕΜΘ) και την παρέμβασή σας. Κατηγορίες προσωπικού 
προελεύσεως ΑΣΣΥ – ΕΠΟΠ γράφουν για θέματα ανεξάρτητα του άρθρου. Είναι καταπληκτικό τα περισσότερα 
σχόλια δεν αφορούν εμάς. Τελικά από το άρθρο μας μπορείτε να εξάγετε πολλά χρήσιμα συμπεράσματα για 
την ποιότητα του προσωπικού που σας έχει εμπιστευτεί η Κυβέρνηση. Ειδικά τα σχόλια που είναι 
τυποποιημμένα και αλάζει μόνο ο χρήστης. Κε Υπουργέ ΣΥΝΕΧΙΣΤΕ, μην τους λαμβάνεται ΥΠΟΨΙΝ, το 
προσωπικό προελεύσεως μας σας ΕΥΓΝΩΜΟΝΕΙ και σύντομα θα διαπιστώσετε την επαγγελματικότητα και την 
συνέπεια μας με αυτή τη μικρή πλην όμως μεγάλης ΤΙΜΗΣ, αναβάθμισή μας. Σας παρακαλώ όπως βελτιωθεί και
η οικονομική μας κατηγορία. Σας εύχομαι και πάλι η γέννηση του Κυρίου να σας δώσει υγεία και δύναμη στο 
δύσκολο έργο σας. Χρόνια Πολλά.
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ΜΕ ΕΚΤΙΜΗΣΗ

Ένας Αξκός ΕΜΘ που ορκίστηκα στην Πατρίδα πρίν από τρείς (3) δεκατίες:
¨ Να υπερασπίζω, με πίστιν και αφοσίωσιν, μέχρι της τελευταίας ρανίδος του αίματός μου, τας Σημαίας¨.ΣΑΣ 
ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:05

Για να υπάρξει άμεση υλοποίηση της βούλησης του νομοθέτη και για να υπάρξει ξεκάθαρη αποτύπωση και 
αντιμετώπιση του νέου βαθμολογικού των ΕΜΘ, προτείνεται να αναγραφεί στο συγκεκριμένο άρθρο τα 
συγκεκριμένα χρόνια υπηρεσίας που θα λαμβάνουν τους βαθμούς οι ΕΜΘ και να γίνει τροποποίηση στα έτη 
υπηρεσίας που λαμβάνουν τους βαθμούς όπως παρακάτω:

στα 23 χρόνια υπηρεσίας προάγονται στο βαθμό του Ανθυπασπιστή
στα 28 χρόνια υπηρεσίας προάγονται στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων
στα 31 χρόνια υπηρεσίας προάγονται στο βαθμό του Υπολοχαγού και αντιστοίχων
στα 35 χρόνια υπηρεσίας αποστρατεύονται στο βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:20 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Αξιότιμες κύριε υπουργέ Εθνικής Άμυνας θα ήθελα να εκφράσω την θλίψη μου σχετικά με την μη μέχρι στιγμής 
επίλυση του προβλήματος που έρχεται για μεγάλη μερίδα ΕΠΟΠ.Το θέμα της αυτεπάγγελτης αποστρατεία με 
ένα νόμο ο οποίος είναι τραγικός και φέρνει σε μεγάλη απόγνωση μεγάλη μερίδα στελεχών με οικογένειες 
πρέπει επιτέλους να δοθεί μια λύση!Πρέπει επιτέλους να ξεκαθαρίσει το θολό τοπίο και η αβεβαιότητα που 
υπάρχει έτσι ώστε να ξέρουμε τι μας ξημερώνει!Και φυσικά όταν ένας άνθρωπος εκδιωχθεί από την εργασία 
του στα 50 ποιος θα του δώσει την ευκαιρία να εργασθεί έτσι ώστε να συμπληρώσει τα απαιτούμενα για 
σύνταξη??? Θέλω να πιστεύω ότι μέχρι την προσεχή διακήρυξη εκλογών να υπάρξει μια ξεκάθαρη απάντηση για
να ξέρουμε τι μας ξημερώνει και να οργανωθεί ο καθένας κατάλληλα.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:12 

Τελικά μετά από 35 χρόνια δικαιώνουν τους Εμθ βέβαια το σωστό θα είναι οι προαγωγές να γίνουν ως 
εξης:ανθυπολοχαγος στα 26 χρόνια υπηρεσίας υπολοχαγος στα 31 χρόνια υπηρεσίας Λοχαγός στα 35 χρόνια 
υπηρεσίας το λιγότερο που πρέπει να κάνει το υπουργείο αφού δεν μπορούν την εξομοίωση με τις εθελοντριες 
ώστε να λήξει το θέμα που απασχολεί δεκαετίες τις Ενοπλες δυνάμεις.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

ΤΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΤΩΝ ΕΠΟΠ ΕΙΝΑΙ ΣΟΒΑΡΟ ΘΕΜΑ ΕΠΙΛΥΣΗΣ ΚΑΙ ΟΧΙ Η ΡΟΥΣΦΕΤΟΛΟΓΙΚΗ ΑΠΟΝΟΜΗ 
ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΒΑΘΜΩΝ ΣΤΟΥΣ ΕΜΘ.ΑΜΕΣΗ ΔΗΜΟΣΙΟΠΟΙΗΣΗ ΤΩΝ ΕΓΚΥΚΛΙΩΝ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΤΟΥΣ ΣΤΟ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑ 
ΓΙΑ ΝΑ ΔΟΥΝ ΟΛΟΙ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΟΤΑΝ ΝΑ ΦΤΑΣΟΥΝ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΑ ΚΑΙ ΠΟΥ ΤΟΥΣ ΕΦΤΑΣΑΝ ΓΙΑ ΤΑ 
ΨΗΦΑΛΑΚΙΑ.
ΣΕ ΛΙΓΟ ΘΑ ΖΗΤΟΥΝ ΝΑ ΓΙΝΟΥΝ ΚΑΙ ΤΑΞΙΑΡΧΟΙ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 
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Ως Αξιωματικός εξ εθελοντών, θεωρώ ότι το άρθρο κινείται στη σωστή κατεύθυνση. Ο επιπλέον καταληκτικός 
και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει την κατηγορία μας με τις Εθελόντριες, αλλά κλείνει την ψαλίδα 
περισσότερο.Να ρυθμιστεί ανάλογα και η μισθολογική αποκατάσταση με την μεταφορά στο Β μισθολογικό 
κλιμάκιο.Μια ελάχιστη αναγνώριση στα όσα έχει προσφέρει αυτός ο Θεσμός..

 23 Δεκεμβρίου 2022, 10:39 

Γιατί εξαιρούνται από την ευεργετική διάταξη του ενός επιπλέον αποστρατευτικού βαθμού οι πτυχιούχοι ΑΕΙ 
ΕΜΘ και ΕΠΟΠ; Γιατί μόνο οι ΑΣΣΥ απολαμβάνουν αυτό το προνόμιο; Είναι νόμιμο, ηθικό και δίκαιο; Θα πρέπει 
ή να καταργηθεί η διάταξη για τους ΑΣΣΥ ή να επεκταθεί το ευεργέτημα σε όλους τους ΕΜΘ και ΕΠΟΠ που 
έχουν πτυχίο ΑΕΙ. Αυτή η ανηθικότητα, η πρόκληση και η προσβολή πρέπει να διορθωθεί σε αυτό το 
νομοσχέδιο.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:12 

Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο πιο ευνοϊκές ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης προαγωγής
στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται -εν μέρει- στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
χρονικό κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 28 έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 34 έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευτούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).

Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν 
μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε προς συζήτηση στο Κοινοβούλιο, ούτε να 
περιοριστεί μόνο με βάση συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 
1994-1995) και αναπαράγονται τον τελευταίο χρόνο, ίσως από άγνοια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν 
είναι συναδελφικό να μπαίνουν αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να 
επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων 
Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού 
και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να 
επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. 
Ψηφοθηρικές πρωτοβουλίες στη λογική του ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν 
ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους συναδέλφους.
Η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που αποκλείει από
τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 το σύνολο των αποφοίτων Α.Σ.Σ.Υ, αν όχι τότε τουλάχιστον για όσους 
κατατάχθηκαν μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά κατά προτίμηση και τις επόμενες. Η 
εισαγωγή στις σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα 
βάσεις εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο 
ασφαλιστικό καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην 
ίδια ακριβώς μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους 
κατατάχθηκαν μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής 
αποκατάσταση. Δεν είναι δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, 
με βάση τις διασυνδέσεις. Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο 
δυνατά» την κατάλληλη στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη 
συνεννόηση για να εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10
(καταταγέντες από 01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του 
ν.3883/10. Με τακτικές διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που 
απαιτείται να γίνουν πρέπει να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να 
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είναι αποτελεσματικές. Είναι σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε 
πειθαρχημένοι, στη βάση μιας ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι 
πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, μπορεί να προχωρήσει και να σταθεί μια τέτοια ρύθμιση;;;;

 23 Δεκεμβρίου 2022, 07:06 

Να προβλεφθεί στο συγκεκριμένο νομοσχέδιο, η ένταξη στην Β΄ κατηγορία του μισθολογίου των ΕΔ των ΕΜΘ, 
που έχουν προαχθεί στον βαθμό του Ανθυπολοχαγού και του Υπολοχαγού, και ακόμη πληρώνονται ως 
Ανθυπασπιστές, με αναδρομική ισχύ από την πρώτη ημέρα της προαγωγής τους ακόμα και για όσους έχουν 
αποστρατευτεί.
Το συγκεκριμένο θέματα ήταν στις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού στην ΔΕΘ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 07:47 

Να προβλεφθεί στο συγκεκριμένο νομοσχέδιο, η ένταξη στην Β΄ κατηγορία του μισθολογίου των ΕΔ των ΕΜΘ, 
που έχουν προαχθεί στον βαθμό του Ανθυπολοχαγού και του Υπολοχαγού, και ακόμη πληρώνονται ως 
Ανθυπασπιστές, με αναδρομική ισχύ από την πρώτη ημέρα της προαγωγής τους ακόμα και για όσους έχουν 
αποστρατευτεί.
Το συγκεκριμένο θέματα ήταν στις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού στην ΔΕΘ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 06:43 

ΠΡΟΣΘΕΤΗ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗ ΡΥΘΜΙΣΗ

ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΩΝ 3 ΟΠΛΩΝ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ , ΚΑΤΟΧΟΙ ΠΤΥΧΙΟΥ ΑΕΙ, 
ΚΡΙΝΟΜΕΝΟΙ ΩΣ ΕΥΔΟΚΙΜΩΣ ΤΕΡΜΑΤΙΣΑΝΤΕΣ ΤΗ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑ ΤΟΥΣ ΚΑΙ ΟΣΟ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΕΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ 
ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΜΕ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΛΑΜΒΑΝΟΥΝ ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ. ΔΙΟΤΙ ΑΝ ΚΑΙ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ
Η ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΗ – ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΑΠΟ ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΚΑΙ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ 
ΤΑΜΕΙΑ.ΕΠΟΜΕΝΩΣ ΟΣΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΩΣ EN/EN ΦΕΡΟΥΝ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΠΛΗΡΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕ 
ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ ΔΙΟΤI ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΓΙΑ ΤΟΥΣ 
ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΑ – ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ ΕΝΩ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ 
ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΑ. ΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΣΤΑΤΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΟΝΤΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΑ ΩΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ. ΤΑ 
ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΕΦΑΡΜΟΖΟΥΝ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΥΤΟ ΘΑ 
ΠΡΕΠΕΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΑ ΝΑ ΝΟΜΟΘΕΤΙΘΕΙ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:36 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ πτυχιούχοι ΑΕΙ βάση του νόμου περί ιεραρχίας και εξέλιξης που ισχύει 2439/1996 προβλέπει
βαθμό αποστρατείας Ταξιάρχου. Στο ισχύον μισθολόγιο δεν υπάρχει κλιμάκιο για βαθμό Ταξιάρχου κατηγορίας 
Β. Οπότε με τα σημερινά δεδομένα ούτε η σύνταξη ούτε τα μερίσματα αυξάνονται. Παρακαλώ για την εξέταση 
του θέματος.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:49 

Γιατί τέτοια διαφοροποίηση στους ΕΜΘ από τούς ΕΠ.ΟΠ.
πολύ από τούς ΕΠΟΠ θα είναι 50 ετών στο βαθμό τού Επιλοχια η Αρχιλοχία
Με 22 χρόνια υπηρεσίας.Γιατι δεν υπάρχει μια διάταξη να δωθεί και σε αυτούς μια ευκαιρία να μπορούν να 
παραμείνουν τουλάχιστον κάποια χρόνια μέχρι να μπορούν να πάρουν μια αξιοπρεπή σύνταξη.
Όταν έγιναν οι προσλήψεις των ΕΠΟΠ πουθενά δεν αναφερόταν η αποστρατεία λόγο ηλικίας, αυτό το ξέθαψαν 
αργότερα και αφού είδη είχαμε φάει τα περισσότερα χρόνια.Σν αυτό δεν είναι εκμετάλλευση. Τότε τι είναι.
Απαξίωση του έργου που προσφέραμε όλα αυτά τα χρόνια και καμιά μέριμνα για όλους αυτούς τούς χιλιάδες 
συναδέλφους πού δεν θα έχουν τίποτα για να ζήσουν τίς οικογένειες τούς.Γιαυι πρέπει να ζει σε άλλον κόσμο 
κάποιος αν θεωρεί ότι καποιος θα προσλάβει έναν πενηντάρη απόστρατο για δουλειά.
Αν θέλετε λοιπόν να μήν έχετε απόστρατους επαίτες πρέπει να βρείτε μια λύση με γνώμονα την δικαιοσύνη και 
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την μέριμνα σε αυτούς πού όλα αυτά τα χρόνια προσφέρουν τα πάντα στο στράτευμα.Και ακόμα περισσότερο 
δε αυτούς που έχουν χάσει ακόμα και την υγεία τούς εν ώρα υπηρεσίας! Γιατί ακόμα και σε αυτούς η <> κάνει 
τα πάντα για να τους ταλαιπωρεί!
Ευχαριστώ πολύ.
Χρόνια πολλά με υγεία!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Είμαι μια Αξκός(Ε)υπηρετώ στο Πολεμικό Ναυτικό προεχόμενη από το θεσμό των ΕΜΘ που ορκίστηκα στην 
Πατρίδα πρίν από τρεις(3) δεκατίες

Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήκαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρότακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Πλωτάρχη και αμοίβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση?
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ?
Γιατί να αμοίβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη?
Γιατί αφήνεται ολο αυτό το διάστημα να υπάρχουν αξιωματικοί δυο ταχυτήτων?
Γιατί απαξιώνεται έτσι μια μεγάλη μερίδα του ελληνικού στρατεύματος?
Στους δύσκολους καιρούς που διανύουμε καλό θα είναι το ηθικό του στρατεύματος θα πρέπει να είναι 
ακμαιότατο….

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Ως ΕΠΟΠ θα πρέπει να συμπεριληφθεί το συνταξιοδοτικό θέμα των ΕΠΟΠ.Οπως έχει αναφέρει ο κ YΠΟΥΡΓΟΣ 
από την στιγμή που από την ηλικία των 50 ετών δεν εξυπηρετούμε τις ανάγκες για τις οποίες προσληθηκαμε 
πρέπει να βρεθεί κάποια λύση

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Κε Υπουργέ

Είμαι Αξιωματικός στις Ένοπλες Δυνάμεις και υπηρετώ στις τάξεις του Πολεμικού Ναυτικού επί 32 συναπτά έτη. 
Ανήκω στον θεσμό των ΕΜΘ και κατατάχθηκα με εγκύκλιο καθ΄όσον, τότε, δεν επιτρεπόταν η εισαγωγή στις 
παραγωγικές σχολές σε θήλυ προσωπικό. Επιθυμούσα να ενταχθώ στις τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων και να 
υπηρετήσω την πατρίδα μου γιατί αυτό ήθελα να κάνω και αυτό εξακολουθώ να κάνω παρ΄όλες τις, πολλές 
φορές, αντίξοες εργασιακές συνθήκες.
Παρόλα αυτά ο θεσμός μας αντιμετωπίζει μια μεγάλη διαφοροποίηση και στην βαθμολογική εξέλιξη αλλά και 
στην οικονομική. Γιατί η όποια διαφοροποίηση?? Ο θεσμός μας ζητά τη νόμιμη δικαίωσή του.
Και θα ήθελα να σας γνωστοποιήσω ότι λεγόμαστε Εθελοντές Μακράς Θητείας και όχι Εθελοντές Μακράς 
Διάρκειας όπως εξακολουθείτε να μας ονομάζετε!! Αν μη τι άλλο, είναι εντυπωσιακό και όχι τιμητικό ως προς 
το πρόσωπό σας, να μην γνωρίζετε την σωστή ονομασία του θεσμού μας!!Είμαστε και εμείς στελέχη των 
Ενόπλων Δυνάμεων!!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού προέλευσης ΕΜΘ σύζυγος, μητέρα δύο τέκνων, καταχτήκα στις 
Ένοπλες με εγκύκλιο πριν από 32 χρόνια δεδομένου ότι στις παραγωγικές Σχολές Αξκων και Υπαξκων δεν 
μπορούσε να φοιτήσει θήλυ προσωπικό,θέλοντας εθελοντικά να υπηρετήσω την πατρίδα μου. Η απόφαση μου 
δεν ήταν αποτέλεσμα επαγγελματικής αποκατάστασης αλλά επιλογή.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα μη φειδόμενη κόπου και χρόνου πολλές φορές εις βάρος της οικογένειας 
μου.
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Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό -συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελόντρια Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση. Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η 
παιδεία μου δεν επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν ότι δεν 
υπηρέτησα την πατρίδα με αυταπάρνηση.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Σημαιοφόρου στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήκαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρότακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Πλωτάρχη και αμοίβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμοίβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
ΠΕΡΗΦΑΝΗ . Μην μου στερείτε αυτό το συναίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 17:51 

Πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.Να 
καταργηθεί ο νόμος του 74 άμεσα.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 17:14 

Πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.Να 
καταργηθεί ο νόμος του 74 άμεσα.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:42 

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. .
Ως εκ τούτου απαιτείται και ρύθμιση για τους ήδη υπηρετούντες ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων 
η έχουν αποστρατευθεί προκειμένου να εξαιρεθούν από τις ευεργετικές διατάξεις του παρόντος.
Κατόπιν των παραπάνω προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει μεταβατική 
σχετική ρύθμιση όπου θα ορίζεται ότι «Η παρ. 4 του άρθρου 13 του ν. 1848/1989 εφαρμόζεται και για την 
προαγωγή των ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων και υπηρετούν μέχρι την έναρξη ισχύος του 
παρόντος η έχουν αποστρατευθεί, κατά παρέκκλιση από τα οριζόμενα στην περ. α της παρ. 3 του άρθρου 1 του
ν.4494/2017 (Α 165) και στην περ. α του άρθρου 39Α του ν.δ 445/1974 (Α 160)»
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:54 

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. Ως εκ τούτου όλοι οι κριθέντες ΕΜΘ με τις διατάξεις του ν.4609/2019, που δεν 
ερμηνεύτηκε τελολογικά από τη Διοίκηση, ότι μπορούν να λάβουν καταληκτικό βαθμό Υπλγού και 
αποστρατευτικό βαθμό Λγού, απαιτείται να επανακριθούν λόγω διαπιστωμένης αντίφασης και να λάβουν 
καταληκτικό βαθμό Υπλγού και αποστρατευτικό βαθμό Λγού, κατόπιν ανάκλησης των εσφαλμένων διοικητικών
πράξεων.
Επιπρόσθετα, όπως έχει επισημανθεί σχετικά και στα πρακτικά της επιστημονικής επιτροπής της Βουλής, ο 
νόμος επιβάλλεται να έχει αναδρομική ισχύ όταν η αναδρομικότητα αποτελεί μέσο πραγμάτωσης του 
περιεχόμενου της αρχής της ισότητας στην πράξη, πράγμα που δύναται να συμβαίνει κυρίως όταν συμπληρώνει
ή τροποποιεί προηγούμενη νομοθετική ή κανονιστική ρύθμιση και εντάσσει σε αυτή ή αντιθέτως εξαιρεί από 
αυτή περιπτώσεις οι οποίες βάσει της αρχής της ισότητας, κρίνεται ότι είτε εξαιρέθηκαν από την εφαρμογή είτε
εντάχθηκαν στο πλαίσιο της κατά τρόπο αντισυνταγματικό.
Με δεδομένο ότι η επιλογή του χρόνου εναπόκειται καταρχάς στον νομοθέτη, και η ρύθμιση πρέπει να είναι 
γενική και αντικειμενική προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει με 
μεταβατική ρύθμιση αναδρομική εφαρμογή από την δημοσίευση του ν.4609/2019, όπου ψηφίστηκε άλλωστε 
και η αντιφατική διάταξη που πρέπει να αρθεί. Ως εκ τούτου η μεταβατική διάταξη θα πρέπει ρητώς να ορίζει 
ότι «Οι διοικητικές πράξεις με τις οποίες στελέχη ΕΜΘ κρίθηκαν Ανθλγοί κατ΄εφαρμογή του άρθρου 4 του ν. 
4609/2019 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις ετών 2019 μέχρι τη δημοσίευση του παρόντος, ανακαλούνται 
από την ημερομηνία έκδοσής τους και τα ως άνω στελέχη ΕΜΘ επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις σύμφωνα 
με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47 του παρόντος. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτικής πράξη, η οποία έχει εκδοθεί
μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.»

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:42 

Ε.Μ.Θ….Ενας θεσμός μια ιστορία…διαχρονικά άφησε το αποτύπωμα του, αποκτώντας εμπειρία χρόνων 
αξιοθαύμαστη και μεταλαμπαδευοντας την στην νέα γενιά κατέκτησε με αξιοπρέπεια την Ραχοκοκαλιά ενός 
ολόκληρου στρατεύματος!!!! Με περίσσεια αξιοπρέπεια παρόλα την απαξιωτική αντιμετώπιση τους, διανύει την
τελευταία τους περίοδο στο στράτευμα περιμένοντας την δικαίωση τους .
ΑΡΧΗΓΟΙ ΟΛΟΝ ΤΩΝ ΟΠΛΩΝ ΕΙΧΑΝ ΣΤΑ ΈΠΙΤΕΛΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ ΕΜΘ..
ΣΤΟ ΥΠΕΘΑ ΤΟ ΙΔΙΟ… ΕΠΟΜΈΝΩΣ Η ΠΡΟΛΕΥΣΗ ΔΕΝ ΕΠΗΡΕΑΖΕ ΤΗΝ ΤΟΠΘΕΤΗΣΗ ΚΑΙ ΤΗΝ ΑΝΑΛΗΨΗ ΕΥΘΥΝΩΝ..
Τώρα μετά που τρία έτη που το κράτος τους προήγαγε σε Αξιωματικούς παράλληλα τους υποβιβάζει σε 
κατηγορία με όλα τα συνεπακόλουθα…
και σας ρωτώ γιατί δε μας δικαιώνεται βαθμολογικά?? Γιατί δε μας αμοίβεται όπως προβλέπεται?? Γιατί μας 
υποβιβάζεται??Οι ΕΜΘ δεν επαιτουν..ζητούν την δικαίωση τους..δεν ζητάμε από καμία άλλη κατηγορία 
συναδέλφων να κοπεί κάτι απ’ εκείνους για να επωφεληθούμε εμείς!!
Όλοι θα πρέπει να δικαιωθούν !!
Ζητάμε ένα ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΣ μέλλον για την οικογένεια μας
Σας παρακαλώ να διορθώσετε τις αδικίες που υφιστάμεθα….
Σας ευχαριστώ..

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
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ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. Ως εκ τούτου όλοι οι κριθέντες ΕΜΘ με τις διατάξεις του ν.4609/2019, που δεν 
ερμηνεύτηκε τελολογικά από τη Διοίκηση, ότι μπορούν να λάβουν καταληκτικό βαθμό Υπλγού και 
αποστρατευτικό βαθμό Λγού, απαιτείται να επανακριθούν λόγω διαπιστωμένης αντίφασης και να λάβουν 
καταληκτικό βαθμό Υπλγού και αποστρατευτικό βαθμό Λγού, κατόπιν ανάκλησης των εσφαλμένων διοικητικών
πράξεων.
Επιπρόσθετα, όπως έχει επισημανθεί σχετικά και στα πρακτικά της επιστημονικής επιτροπής της Βουλής, ο 
νόμος επιβάλλεται να έχει αναδρομική ισχύ όταν η αναδρομικότητα αποτελεί μέσο πραγμάτωσης του 
περιεχόμενου της αρχής της ισότητας στην πράξη, πράγμα που δύναται να συμβαίνει κυρίως όταν συμπληρώνει
ή τροποποιεί προηγούμενη νομοθετική ή κανονιστική ρύθμιση και εντάσσει σε αυτή ή αντιθέτως εξαιρεί από 
αυτή περιπτώσεις οι οποίες βάσει της αρχής της ισότητας, κρίνεται ότι είτε εξαιρέθηκαν από την εφαρμογή είτε
εντάχθηκαν στο πλαίσιο της κατά τρόπο αντισυνταγματικό.
Με δεδομένο ότι η επιλογή του χρόνου εναπόκειται καταρχάς στον νομοθέτη, και η ρύθμιση πρέπει να είναι 
γενική και αντικειμενική προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει με 
μεταβατική ρύθμιση αναδρομική εφαρμογή από την δημοσίευση του ν.4609/2019, όπου ψηφίστηκε άλλωστε 
και η αντιφατική διάταξη που πρέπει να αρθεί. Ως εκ τούτου η μεταβατική διάταξη θα πρέπει ρητώς να ορίζει 
ότι «Οι διοικητικές πράξεις με τις οποίες στελέχη ΕΜΘ κρίθηκαν Ανθλγοί κατ΄εφαρμογή του άρθρου 4 του ν. 
4609/2019 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις ετών 2019 μέχρι τη δημοσίευση του παρόντος, ανακαλούνται 
από την ημερομηνία έκδοσής τους και τα ως άνω στελέχη ΕΜΘ επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις σύμφωνα 
με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47 του παρόντος. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτικής πράξη, η οποία έχει εκδοθεί
μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.»

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:57 

ΥΠΗΡΕΤΩ ΣΤΟ ΠΟΛΕΜΙΚΟ ΝΑΥΤΙΚΟ ΩΣ ΕΠΟΠ ΕΔΩ ΚΑΙ 20 ΧΡΟΝΙΑ ΚΑΙ ΖΗΤΑΜΕ ΩΣ ΘΕΣΜΟΣ ΝΑ ΛΑΒΟΥΜΕ ΑΥΤΑ 
ΠΟΥ ΔΙΚΑΙΟΥΜΑΣΤΕ ΕΝΑ ΣΙΓΟΥΡΟ ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΣ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΝΑ ΚΑΤΑΡΓΗΘΕΙ Ο ΝΟΜΟΣ ΤΟΥ 1974 ΟΠΟΥ 
ΥΠΑΓΟΜΑΣΤΕ ΠΟΥ ΜΑΣ ΚΑΤΑΔΙΚΑΖΕΙ ΣΕ ΑΥΤΑΠΑΓΓΕΛΤΗ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΜΕ ΣΥΝΤΑΞΗ ΠΕΙΝΑΣ ΓΙΑ ΕΜΑΣ ΚΑΙ ΤΙΣ 
ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΕΣ ΜΑΣ. ΥΠΑΡΧΕΙ ΑΝΑΣΑΦΑΛΕΙΑ ΚΑΙ ΚΑΚΗ ΨΥΧΟΛΟΓΙΑ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΣΤΙΓΜΗ ΣΤΟ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑ ΣΤΟΝ 
ΘΕΣΜΟ ΜΑΣ ΔΙΟΡΘΩΣΤΕ ΤΟ ΕΝΤΟΣ ΑΥΤΟΥ ΤΟΥ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΚΟ 20.000+ ΣΤΕΛΕΧΗ ΝΑ ΑΓΩΝΙΟΥΝ. 
ΚΑΝΤΕ ΤΗΝ ΥΠΟΣΧΕΣΗ ΣΑΣ ΣΤΗΝ ΔΕΘ ΚΥΡΙΕ ΥΠΟΥΡΓΕ ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ.
ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗ ΜΑΣ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:03 

Παγκόσμια πρωτοπορία άτομο να εντάσσεται στις ΕΔ ως εθελοντής υπαξιωματικός και να σταδιοδρομεί έως το 
βαθμό του Υπολοχαγού, ή ως μόνιμος υπαξιωματικός (από Σχολή Μονίμων Υπαξιωματικών) και να 
σταδιοδρομεί έως το βαθμό του Αντισυνταγματάρχη ή Συνταγματάρχη και κάποιος άλλος να ονομάζεται 
Αξιωματικός και να σταδιοδρομεί στην πλειοψηφία των περιπτώσεων έως το βαθμό του Συνταγματάρχη. Για να
προωθηθεί αυτή η τουλάχιστον κατακριτέα ρύθμιση πρέπει να γίνει παρέμβαση στις σχετικές διατάξεις του ν. 
3883/2010. Μην το παραλείψετε κι έχουμε τους ΕΜΘ άλλα τέσσερα χρόνια να παραπονιούνται για την «αδικία» 
που υφίστανται.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 02:35

Κάτι λιγότερο από εντάξη και ευνοϊκότερης μεταχείρισης μετά από 10 χρόνια περικοπών σε εργαζόμενους που 
δεν έχουν δικαίωμα εργασίας βάση νομου και ενώ έπρεπε να πληρώνονται με
περισσότερα χρήματα βάση νόμων που όμως δεν τηρούνται,ο στρατός απαιτεί από εμάς τον χρόνο και τη ζωή 
μας για να είμαστε σε ετοιμότητα ώστε να υπάρχει το ίδιο το κράτος.
Επίσης λόγο έλλειψης κόσμου τετραπλασιαστηκαν οι απαιτήσεις σε σημείο μη ανθρωπιστικό καταπατόντας 
ανθρώπινα δικαιώματα (αυτοκτονίες παραιτήσεις η απλή απόδειξη), θα είναι απλά άξιολυπητο να μην κάνετε 
το ελάχιστο χρέος σας.
Δυστυχώς δεν λύνεται ούτε παρέχετε κάτι ουσιαστικό.
1) Θα επρεπε να αναγνωρίσετε αξιοκρατικά τα πτυχία ΑΕΙ ΤΕΙ όπως στον υπόλοιπο δημόσιο τομέα,
2) να πληρώσετε όπως πληρώνετε στον υπόλοιπο δημόσιο τομέα υπερωρίες, ρεπό, σαββατοκύριακα, αργίες, 
νυχτερινά με αντίστοιχες αποζημιώσεις και όχι σύμφωνα με όσα λεφτά θέλει να διαθεσει το ΥΠ.ΟΙΚ.
Αν δεν μπορείτε, που δεν μπορείτε
3) δώστε συνταξημα πλασματικά χρονια όπως τα 5 που έγιναν τελικά για λίγους και όχι για όλους, θα πρέπει 
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να υπάρξει κάποιου ειδους αντιστάθμιση. Επίσης
4) προσπαθήστε να λύσετε ένα θέμα όπως με τους ΕΠΟΠ πριν να έρθει η ώρα για να γίνουν δικαστήρια. 
Δυστυχώς διχνετε ως η πιο αδιάφορη και απαξίωτικη ηγεσία για τους εργαζόμενους-στρατιωτικούς της, με 
τόσα δισεκατομμύρια εξοπλιστικά δεν βρέθηκε τπτ για τον πιο σημαντικό παράγοντα αποτροπής. Λύσεις 
υπάρχουν πρόθεση υπάρχει;
Ευχαριστώ για τον χρόνο σας!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:53 

Πολύ σωστή η απονομή του επιπλέον βαθμού στους Αξκούς εξ ΕΜΘ ως ανταμοιβή στις σημαντικές υπηρεσίες τις
οποίες προσφέρουν στις ΕΔ, εδώ και πολλά χρόνια. Πολύ σημαντικό θα είναι να προβλεφθεί στα πλαίσια της 
ισονομίας η απονομή ενός επιπλέον αποστρατευτικού βαθμού σε όσους Αξκούς εξ ΕΜΘ είναι κάτοχοι 
πτυχίων/μεταπτυχιακών, ευεργέτημα το οποίο απολαμβάνουν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ πτυχιούχοι.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:30 

Είναι σωστή η νομοθέτηση ενός επιπλέον καταληκτικού & ενός αποστρατευτικού βαθμού στους αξιωματικούς 
προέλευσης Ε.Μ.Θ, ώστε να «κλείσει η ψαλίδα» από λοιπές κατηγορίες αξιωματικών εξ εθελοντών και 
αναγνωρίζοντας το γεγονός ότι καλύπτουν θέσεις ευθύνης στις Ε.Δ. Θα πρέπει επίσης, ο Νομοθέτης να 
επανεξετάσει και να αναγνωρίσει την αναγκαιότητα της νομοθετικής ρύθμισης του ευεργετήματος ενός 
επιπλέον αποστρατευτικού βαθμού για τους Αξιωματικούς προέλευσης ΕΜΘ οι οποίοι είναι κάτοχοι πτυχίων ΑΕΙ 
ώστε να αποστρατεύονται με το βαθμο του Ταγματάρχη, σε αντιστοιχία με τους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ οι οποίοι
αποστρατεύονται με έναν επιπλέον βαθμό σε σχέση με τους ΑΣΣΥ άνευ πτυχίου ΑΕΙ. Έτσι θα επιβραβευθεί με 
πράξεις η αριστεία στις Ε.Δ και θα ανταμειφθούν Στελέχη τα οποία μόχθησαν για να εξελίξουν το μορφωτικό 
επίπεδό τους με πολλαπλάσια οφέλη και για την Υπηρεσία.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:47 

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού προέλευσης ΕΜΘ σύζυγος, μητέρα δύο τέκνων, καταχτήκα στις 
Ένοπλες με εγκύκλιο πριν από 32 χρόνια δεδομένου ότι στις παραγωγικές Σχολές Αξκων και Υπαξκων δεν 
μπορούσε να φοιτήσει θήλυ προσωπικό,θέλοντας εθελοντικά να υπηρετήσω την πατρίδα μου. Η απόφαση μου 
δεν ήταν αποτέλεσμα επαγγελματικής αποκατάστασης αλλά επιλογή.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα μη φειδόμενη κόπου και χρόνου πολλές φορές εις βάρος της οικογένειας 
μου.
Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό -συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελόντρια Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση. Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η 
παιδεία μου δεν επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν ότι δεν 
υπηρέτησα την πατρίδα με αυταπάρνηση.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Σημαιοφόρου στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήκαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρότακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Πλωτάρχη και αμοίβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμοίβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
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ΠΕΡΗΦΑΝΗ . Μην μου στερείτε αυτό το συναίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:00 

Πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.Να 
καταργηθεί ο νόμος του 74 άμεσα. Οδηγούνται χιλιάδες άτομα με τις οικογένειες τους στην ανεργία.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:43 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:14 

Αξιότιμε κύριε Υπουργε

Καθώς οι ΕΜΘ έχουν μονιμοποιηθει προτείνουμε να βγει το πρόθεμα Ε για την Αεροπορία η το ΕΜΘ για το 
Σ.ΞΗΡΑΣ κλπ.. μπροστά από τον βαθμο ή ειδικότητα τούς..
όπως πρέπει να πάψουν να έχουν διαφορετικά γαλόνια λες και υπηρετούν σε άλλο στράτευμα….

Επίσης να δώσετε το βαθμό του υπλγου στα 31 έτη υπηρεσίας…

Να υπάρξει και μέριμνα για τούς πτυχιούχους ΑΕΙ…

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:16 

Ως επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού προέλευσης ΕΜΘ, πατέρας δύο τέκνων. Κατατάχτηκα στις Ένοπλες 
με εγκύκλιο πριν από 32 χρόνια. Η απόφαση μου δεν ήταν αποτέλεσμα επαγγελματικής αποκατάστασης αλλά 
επιλογή.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα με αυταπάρνηση, πολλές φορές εις βάρος της οικογένειας μου.
Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό -συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελοντής Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση.
Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η παιδεία μου δεν 
επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν ότι δεν υπηρέτησα την 
πατρίδα με περίσσιο πάθος. Τα καθήκοντα που μου έχουν ανατεθεί σε όλο το διάστημα της σταδιοδρομίας μου 
είναι εξαιρετικά απαιτητικά και χρήζουν ειδικών γνώσεων και ικανοτήτων. Ο καθένας μπορεί εύκολα να 
διαπιστώσει ότι το ίδιο συμβαίνει στην συντριπτική πλειοψηφία των συναδέλφων μου οι οποίοι προέρχονται 
από τον ίδιο θεσμό.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Σημαιοφόρου στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήσαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρώτακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
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Πλωτάρχη και αμείβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμείβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
ΠΕΡΗΦΑΝΟ. Μην μου στερείτε αυτό το συναίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:20 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Τα πολλά λόγια είναι φτώχεια. Δεν είμαστε Πολιτικοί για να βγάζουμε λόγους και να πείσουμε.
ΟΙ ΠΡΟΑΓΩΓΕΣ συνοδεύονται και με τις αντίστοιχες αμοιβές.
Θέλω να κάνω μια ερώτηση προς τον Κύριο Σκυλακακη:Κύριε Υπουργέ όταν ήσασταν εξωκοινοβουλευτικος 
Υπουργός, πληρωνοσασταν σαν Υπουργός η σαν Δημόσιος Υπάλληλος????
Εγώ είμαι Αξιωματικός και πληρώνομαι Υπαξιωματικος!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:10

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης αναφέρω ότι η μονη λογικη και νομιμη εξελιξη για το θεσμο των ΕΠ.ΟΠ ειναι να εχει
ακριβως την ιδια αντιμετωπιση με τους ΕΜΘ, βαθμο – μισθολογικο κλιμακιο – συνταξιοδοτικο. Υποτιθεται οτι 
ακολουθεί τους μονιμους υπαξιωματικους μη παραγωγικων σχολων. Οποιαδηποτε προταση που δεν ζηταει 
αυτο απλα συνεχιζει τη λογικη των πολλων ταχυτητων στο στρατευμα μεταξυ των θεσμων μονιμων 
υπαξιωματικων μη παραγωγικων σχολων!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:06 

ΑΞΙΟΤΙΜΕ ΚΥΡΙΕ ΥΠΟΥΡΓΕ ΕΙΜΑΙ ΚΑΙ ΕΓΩ ΕΝΑΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΠΟΛΛΟΥΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΕΜΘ ΠΑΤΕΡΑΣ 
2 ΠΑΙΔΙΩΝ.ΣΤΑ 32 ΧΡΟΝΙΑ ΜΟΥ ΣΤΟ ΠΟΛΕΜΙΚΟ ΝΑΥΤΙΚΟ ΕΙΧΑ ΤΑ 31 ΣΥΝΕΧΟΜΕΝΑ ΧΡΟΝΙΑ ΣΤΟΛΟ.ΠΑΝΤΟΤΕ ΚΑΙ 
ΕΓΩ ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ ΠΑΙΔΙΑ ΤΩΝ ΕΜΘ ΕΚΤΕΛΟΥΣΑΜΕ ΜΕ ΥΠΑΚΟΗ ΤΗΣ ΕΝΤΟΛΕΣ ΤΩΝ ΑΝΩΤΕΡΟΝ 
ΜΑΣ.ΔΗΜΙΟΥΡΓΗΣΑ ΜΙΑ ΜΕΓΑΛΗ ΕΜΠΕΙΡΙΑ ΠΑΝΩ ΣΤΑ ΠΟΛΛΑ ΠΛΟΙΑ ΠΟΥ ΥΠΗΡΕΤΗΣΑ ΣΤΗΣ ΤΑΞΕΙΣ ΤΟΥ 
ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ.ΠΑΝΤΟΤΕ ΥΠΗΡΧΕ ΑΥΤΗ Η <> ΘΑ ΕΛΕΓΑ ΕΓΩ ΜΕΤΑΞΥ ΤΩΝ ΕΜΘ ΚΑΙ ΤΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ 
ΥΠΑΞΙΩΜ.ΥΣΤΕΡΑ ΑΠΟ ΟΛΑ ΑΥΤΑ ΤΑ ΧΡΟΝΙΑ ΖΩΗΣ ΠΟΥ ΔΩΣΑΜΕ ΣΤΟ ΠΟΛΕΜΙΚΟ ΝΑΥΤΙΚΟ ΗΡΘΕ ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ ΚΑΙ 
ΣΕ ΕΜΑΣ ΤΟ ΤΕΛΟΣ ΤΗΣ ΚΑΡΙΕΡΑΣ ΜΑΣ ΑΛΛΑ ΑΚΟΜΑ ΚΑΙ ΤΩΡΑ ΜΑΣ ΤΣΑΚΙΖΕΤΑΙ ΤΟ ΗΘΙΚΟ ΜΑΣ.ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ 
ΤΙΠΟΤΕ ΓΙΑ ΕΣΑΣ ΑΥΤΗ Η ΑΛΛΑΓΗ ΣΤΟ ΘΕΣΜΟ ΤΩΝ ΕΜΘ.ΠΑΝΤΟΤΕ Η ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΕΣ ΣΧΟΛΕΣ ΕΙΧΑΝ ΤΟ ΚΑΤΙ 
ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΑΠΟ ΕΜΑΣ. ΚΑΙ ΣΕ ΕΜΑΣ.ΑΚΟΜΗ ΚΑΙ ΣΤΗΣ ΜΕΤΑΘΕΣΗΣ ΣΤΑ ΠΛΟΙΑ ΥΠΗΡΧΕ ΑΥΤΗ Η ΔΙΑΦΟΡΑ.ΕΝΑΣ 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΕΜΘ ΠΟΥ ΟΡΚΙΣΤΙΚΑ ΝΣΤΗΝ ΠΑΤΡΙΔΑ ΠΡΙΝ 3 ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ ΠΟΥ ΣΑΣ ΖΗΤΑ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΜΙΚΡΗ ΓΙΑ 
ΕΣΑΣ ΑΛΛΑΓΗ ΜΕΓΑΛΗ ΓΙΑ ΕΜΑΣ ΤΩΡΑ ΣΤΑ ΤΕΛΕΙΩΜΑΤΑ. ΣΑΣ ΕΥΧΟΜΑΙ ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ ΣΕ ΑΥΤΕΣ ΤΗΣ ΑΓΙΕΣ 
ΜΕΡΕΣ ΚΑΙ ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ ΜΕ ΥΓΕΙΑ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού προέλευσης ΕΜΘ σύζυγος, μητέρα δύο τέκνων, καταχτήκα στις 
Ένοπλες με εγκύκλιο πριν από 32 χρόνια δεδομένου ότι στις παραγωγικές Σχολές Αξκων και Υπαξκων δεν 
μπορούσε να φοιτήσει θήλυ προσωπικό,θέλοντας εθελοντικά να υπηρετήσω την πατρίδα μου. Η απόφαση μου 
δεν ήταν αποτέλεσμα επαγγελματικής αποκατάστασης αλλά επιλογή.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα μη φειδόμενη κόπου και χρόνου πολλές φορές εις βάρος της οικογένειας 
μου.
Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό -συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελόντρια Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση. Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η 
παιδεία μου δεν επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν ότι δεν 
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υπηρέτησα την πατρίδα με αυταπάρνηση.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Σημαιοφόρου στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήκαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρότακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Πλωτάρχη και αμοίβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμοίβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
ΠΕΡΗΦΑΝΗ . Μην μου στερείτε αυτό το συναίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:27 

ΑΝΤΙ ΝΑ ΛΥΘΕΙ ΤΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ ΤΩΝ ΕΠΟΠ ΕΞΕΤΑΖΕΤΑΙ Η ΑΠΟΝΟΜΗ ΕΝΟΣ ΑΚΟΜΗ ΒΑΘΜΟΥ ΣΤΟΥΣ ΕΜΘ 
ΓΙΑ ΝΑ ΣΥΝΕΧΙΣΤΕΙ Η ΕΞΟΦΘΑΛΜΗ ΠΑΡΑΤΥΠΙΑ ΠΟΥ ΞΕΚΙΝΗΣΕ ΜΕ ΤΙΣ ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ ΟΙ ΟΠΟΙΕΣ ΚΟΙΜΗΘΗΚΑΝ 
ΑΝΘΥΠΑΣΠΙΣΤΡΙΕΣ ΚΑΙ ΞΥΠΝΗΣΑΝ ΠΛΩΤΑΡΧΕΣ.ΜΗΠΩΣ ΝΑ ΒΓΟΥΝ ΣΤΗ ΔΗΜΟΣΙΟΤΗΤΑ ΟΙ ΕΓΚΥΚΛΙΟΙ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ 
ΚΑΙ ΤΩΝ ΜΕΝ ΚΑΙ ΤΩΝ ΔΕ ΓΙΑ ΝΑ ΓΙΝΟΥΝ ΓΝΩΣΤΕΣ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΟΙ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΕΙΣ…ΠΟΥ ΤΕΛΕΣΤΗΚΑΝ ΤΑ 
ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΧΡΟΝΙΑ ΓΙΑ ΨΗΦΟΘΗΡΙΚΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ;

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού προέλευσης ΕΜΘ σύζυγος, πατέρας ενός τέκνου, κατατάγηκα στις 
Ένοπλες με εγκύκλιο πριν από 32 και πλέον χρόνια ως ΟΠΥ λόγω ελλιπούς ενημέρωσης δεδομένου ότι θα 
μπορούσα κάλλιστα να καταταγώ στις παραγωγικές σχολές Υπαξκων / ΣΜΥΝ διότι κατείχα τα απαιτούμενα 
προσόντα της αντίστοιχης εγκυκλίου.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα μη φειδόμενος κόπου και χρόνου πολλές φορές εις βάρος της οικογένειας
μου.
Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό – συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελοντής Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση. Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η 
παιδεία μου δεν επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν και ότι 
δεν υπηρέτησα την πατρίδα με αυταπάρνηση.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Σημαιοφόρου στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού, δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταγήκαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρότακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ – οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Πλωτάρχη και αμείβονται ομοίως με κατάταξη τους στη Β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμείβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
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ΠΕΡΗΦΑΝΟ . Μην μου στερείτε αυτό το αίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:14 

Κάποιοι συνεχίζουν να σχολιάζουν εδώ θέματα που αφορούν το άρθρο 53 δείχνοντας με τα σχόλια τους το 
μένος που έχουν προς τους ΕΜΘ. Μπήκαμε στης ένοπλες Δυνάμεις την εποχή που διοικούσαν στης Μοίρες 
συνάδελφοι με απολυτήριο Γυμνασίου, παρόλα αυτά εκτελούσαμε διαταγές χωρίς αντιρρήσεις. Εάν το θέμα 
των ΑΣΣΥ είναι από ποιους θα δέχονται διαταγές τότε ας τους περάσουν το νόμο να μην χρειάζεται να παίρνουν
διαταγές από κάποιον ΕΜΘ που δεν τον θεωρούν συνάδελφο. Έλεος πια σχολιάσετε στο άρθρο που σας αφορά.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:37 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:42

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Είμαι Αξιωματικός του Πολεμικού Ναυτικού προέλευσης ΕΜΘ σύζυγος, μητέρα δύο τέκνων, καταχτήκα στις 
Ένοπλες με εγκύκλιο πριν από 32 χρόνια δεδομένου ότι στις παραγωγικές Σχολές Αξκων και Υπαξκων δεν 
μπορούσε να φοιτήσει θήλυ προσωπικό,θέλοντας εθελοντικά να υπηρετήσω την πατρίδα μου. Η απόφαση μου 
δεν ήταν αποτέλεσμα επαγγελματικής αποκατάστασης αλλά επιλογή.
Υπηρέτησα και υπηρετώ την πατρίδα μη φειδόμενη κόπου και χρόνου πολλές φορές εις βάρος της οικογένειας 
μου.
Ο θεσμός κατατάξεως μου κατά την διάρκεια αυτών των ετών υπέστη αλλαγές – διαφοροποιήσεις σε 
οικονομικό, σταδιοδρομικό, ασφαλιστικό -συνταξιοδοτικό καθεστώς. Με τον παρόν σχέδιο νόμου μου δίνετε η 
δυνατότητα να εκθέσω την κατάσταση όπως την βιώνω. Αυτό που εισπράττω ως Εθελόντρια Μακράς Θητείας 
είναι η απαξίωση. Δεν προέρχομαι όπως προανέφερα από παραγωγική σχολή όμως αυτό δεν σημαίνει ότι η 
παιδεία μου δεν επαρκεί ότι δεν εκτέλεσα με ζήλο και ευσυνειδησία τα καθήκοντα που μου ανατέθηκαν ότι δεν 
υπηρέτησα την πατρίδα με αυταπάρνηση.
Το 2019 το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και η Βουλή των Ελλήνων με νόμο (4609/19) αποφάσισαν ότι πληρώ τις 
προϋποθέσεις για να προαχθώ στον βαθμό του Σημαιοφόρου στα 30 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας 
αναλαμβάνοντας όλες τις υποχρεώσεις που απορρέουν του βαθμού δυστυχώς όμως χωρίς και τα 
πλεονεκτήματα αυτού με σημαντικότερο την μισθολογική εξομοίωση με τον διοικητικό βαθμό. Πέραν τούτου 
συνεχίζω να υπηρετώ και να τηρώ τον όρκο που έδωσα πριν 32 χρόνια.
Με το εν λόγω άρθρο θα προαχθώ σε Ανθυποπλοίαρχο και αναρωτιέμαι ποια η διαφορά μου με τους Εθελοντές 
(ν.74) και τις Εθελόντριες (ν.79) – και αναφέρομαι και συγκρίνομαι με τους εν λόγω συναδέλφους διότι ούτε 
αυτοί προέρχονται από παραγωγική σχολή αλλά να επισημάνω ότι καταχτήκαν με εγκύκλιο ως κληρωτοί 
πρότακτοι και στην συνέχεια με επόμενη εγκύκλιο στο θεσμό των ΕΜΘ- οι οποίοι φέρουν διοικητικό βαθμό του 
Πλωτάρχη και αμοίβονται ομοίως με κατάταξη τους στη β’ οικονομική κατηγορία, η οποία και νομιμοποιείται με
έτερο άρθρο του εν λόγω ΣΝ μετά από 5 χρόνια;
Γιατί αυτή η διαφοροποίηση;
Γιατί μισθολογικά να ανήκω στην Γ’ κατηγορία ;
Γιατί να αμοίβομαι ως Ανθυπασπιστής ενώ είμαι Σημαιοφόρος εδώ και δύο χρόνια;
Γιατί ο καταληκτικός βαθμός εν ενεργεία να είναι του Ανθυποπλοίαρχου ενώ των υπολοίπων Εθελοντών του 
Πλωτάρχη;
Είμαι Αξιωματικός και προέρχομαι από τον θεσμό των Εθελοντών Μακράς Θητείας γεγονός που με καθιστά 
ΠΕΡΗΦΑΝΗ . Μην μου στερείτε αυτό το συναίσθημα με απαξιωτικές ενέργειες!!!
Σας ευχαριστώ
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https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-


 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.

Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:13

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
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Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:47 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
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χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 01:36

Κρίνα για τους ΕΠΟΠ ζουν σε εργασιακή ανασφάλεια

 21 Δεκεμβρίου 2022, 00:11 

Οι Εμθ είναι ένας θεσμός που σε λίγα χρόνια δεν θα υπάρχει, οι τελευταίοι έχουν 23 χρόνια υπηρεσίας.Το να 
πάρουν τιμής ένεκεν βαθμούς δεν λέει κάτι από την στιγμή που οικονομικά δεν θα πληρωθουν 
ανάλογα.Αντιθετα γεμίζουν με ευθύνες που οι περισσότεροι δεν θέλουν.Ας πληρωθούν πρώτα σαν αξκοι και 
μετά δώστε τους και προαγωγή…

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:47 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:31 

Να αποκατασταθεί η αδικία των συναδέλφων αξιωματικών Ε Μ Θ όσον αφορά την Β μισθολογική κατηγορία 
γιατί η προαγωγή από μόνη της είναι απλά μια ηθική ικανοποίηση χωρίς αντίκρυσμα. Είναι από τα στελέχη που
ήταν πάντα παρόν στα δύσκολα με τις γνώσεις και την εμπειρία τους.Είναι παράδειγμα προς μίμηση και το 
αξίζουν με το παραπάνω. Δεν υπάρχει κατηγορία αξιωματικών που να υπάγεται στη Γ μισθολογική κατηγορία 
και θα είναι μια πολύ δυσάρεστη πρωτοτυπία που θα ανταποκρίνεται μόνο σε αυτά τα στελέχη.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:30
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Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. Ως εκ τούτου όλοι οι κριθέντες ΕΜΘ με τις διατάξεις του ν.4609/2019, που δεν 
ερμηνεύτηκε τελολογικά από τη Διοίκηση, ότι μπορούν να λάβουν καταληκτικό βαθμό Υπλγού και 
αποστρατευτικό βαθμό Λγού, απαιτείται να επανακριθούν λόγω διαπιστωμένης αντίφασης και να λάβουν 
καταληκτικό βαθμό Υπλγού και αποστρατευτικό βαθμό Λγού, κατόπιν ανάκλησης των εσφαλμένων διοικητικών
πράξεων.
Επιπρόσθετα, όπως έχει επισημανθεί σχετικά και στα πρακτικά της επιστημονικής επιτροπής της Βουλής, ο 
νόμος επιβάλλεται να έχει αναδρομική ισχύ όταν η αναδρομικότητα αποτελεί μέσο πραγμάτωσης του 
περιεχόμενου της αρχής της ισότητας στην πράξη, πράγμα που δύναται να συμβαίνει κυρίως όταν συμπληρώνει
ή τροποποιεί προηγούμενη νομοθετική ή κανονιστική ρύθμιση και εντάσσει σε αυτή ή αντιθέτως εξαιρεί από 
αυτή περιπτώσεις οι οποίες βάσει της αρχής της ισότητας, κρίνεται ότι είτε εξαιρέθηκαν από την εφαρμογή είτε
εντάχθηκαν στο πλαίσιο της κατά τρόπο αντισυνταγματικό.
Με δεδομένο ότι η επιλογή του χρόνου εναπόκειται καταρχάς στον νομοθέτη, και η ρύθμιση πρέπει να είναι 
γενική και αντικειμενική προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει με 
μεταβατική ρύθμιση αναδρομική εφαρμογή από την δημοσίευση του ν.4609/2019, όπου ψηφίστηκε άλλωστε 
και η αντιφατική διάταξη που πρέπει να αρθεί. Ως εκ τούτου η μεταβατική διάταξη θα πρέπει ρητώς να ορίζει 
ότι «Οι διοικητικές πράξεις με τις οποίες στελέχη ΕΜΘ κρίθηκαν Ανθλγοί κατ΄εφαρμογή του άρθρου 4 του ν. 
4609/2019 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις ετών 2019 μέχρι τη δημοσίευση του παρόντος, ανακαλούνται 
από την ημερομηνία έκδοσής τους και τα ως άνω στελέχη ΕΜΘ επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις σύμφωνα 
με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47 του παρόντος. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτικής πράξη, η οποία έχει εκδοθεί
μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.»

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:22 

Πραγματικά λυπάμαι όταν βλέπω συνάδελφους από ΣΣΕ και ΣΜΥ να κρίνουν την ΚΥΑ αρνητικά …γιατί κύριοι 
κύριοι από το ψωμί σας τρώμε ??? ΝΤΡΟΠΉ ΣΑΣ ΕΙΣΑΣΤΑΝ ΚΑΙ ΕΊΣΑΣΤΕ άνθρωποι που διχάζεται το 
στράτευμα…..κάντε υπομονή…σε λίγο καιρό που θα φύγουμε από τον στρατό θα δείτε πως θα πονέσει……θα 
έπρεπε να είσαστε υπέρ της λύση της αδικίας που έχει γινη στις πλάτες μας των ΕΜΘ …. ΔΙΟΙΚΗΤΈ ΜΕ ΤΟ ΡΗΤΟ
διαίρεαι και βασίλευε …αυτό είσαστε

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 

Στο παρόν νομοσχέδιο δεν υπάρχει καμία ρύθμιση που να αφορά τους ΕΠΟΠ ενώ υπάρχει επίσημη πρόταση από
την ΠΟΜΕΝΣ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:45 

Μετά λύπης μου βλέπω σειρές ΑΣΣΥ μετά το 93 και συγκεκριμένα κάποιος κύριος Κώστας να βγάζει μένος 
εναντίον των ΕΜΘ. Του απαντώ λοιπόν: Οι ΕΜΘ είναι οι πλέον αδικημένοι στο στράτευμα όσο αφορά 
βαθμολογικό και μισθολογικό, είναι αξιωματικοί βρίσκονται ακόμα στην Γ κατηγορία (που κακός με το 
μισθολόγιο του 17 μπήκαν εκεί) και πληρώνονται ακόμα ανθυπασπιστές. Και να μην ξεχνάς ότι είναι ΜΟΝΙΜΟΙ 
και όχι ΕΜΘ όπως αποκαλούνται. Άρα όσο αφορά το δίκαιο παράπονο που έχεις ψάξε να το βρεις κάπου αλλού
και όχι στους ΕΜΘ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:44 

Πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Ότι αφορά τα άρθρα του θεσμού των ΕΜΘ θα πρέπει να συμπεριληφθεί και ο θεσμός των ΕΠ.ΟΠ.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:47

1. Σε συνέχεια της από 19 Δεκεμβρίου 2022 και ώρα 20:56, παρέμβασής μου στη Δημόσια ηλεκτρονική 
διαβούλευση για το σχέδιο νόμου, με τίτλο «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, 
εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» και
συγκεκριμένα, για το ΜΕΡΟΣ Γ΄ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ Άρθρο 47 
Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών μακράς θητείας – Τροποποίηση παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 1848/1989, σας 
παραθέτω επιπλέον, προς περαιτέρω διερεύνηση και αξιολόγηση καθώς και ενσωμάτωσή τους σε αυτό, τα 
κάτωθι:
α. Πλήρης βαθμολογική αποκατάσταση των Αξκων του ν. 1848/1989, μέχρι τον βαθμό του Λοχαγού, όπως 
παρακάτω:
(1) Στον βαθμό του Ανθλγού και αντιστοίχων με την συμπλήρωση 30 ετών πραγματικής υπηρεσίας.
(2) Στον βαθμό του Υπλγού με τη συμπλήρωση 33 ετών υπηρεσίας και
(3) Στον βαθμό του Λγού με τη συμπλήρωση 35 ετών υπηρεσίας.
β. Πλήρης και αναδρομική αποκατάσταση των ανωτέρω και για τους καταταγέντες των ετών 1985 έως και 
1988, ορισμένοι εκ των οποίων έχουν τύχει της αποστρατείας τους «ως ευδοκίμως τερματίσαντες την 
σταδιοδρομία τους», είτε λόγω 35ετίας, είτε λόγω ορίου ηλικίας, καθόσον, η μη σωστά χρονικά προαγωγή 
τους, οφείλεται σε καθυστέρηση επί 3 ½ και πλέον ετών, σε αμέλεια της Πολιτείας και συναρμόδιων 
Υπουργείων Άμυνας και Οικονομικών από το 2019.
γ. Να αποτελέσει έννομο εχέγγυο και προαπαιτούμενο, η ακριβής ημερομηνία κατατάξεως, ανά έτος 
πρόσληψης, σε συνάφεια με το έτος συμπλήρωσης των 30, 33 και 35 ετών αντίστοιχα, έτσι ώστε, να υφίσταται 
επί του πρακτέου της εννόμου διαδικασίας, το ακριβές χρονικό διάστημα προαγωγής στον εκάστοτε βαθμό, 
αρχής γενομένης αναδρομικά, από τους Αξκούς που κατετάγησαν από το 1985 έως και το 1988, καθόσον, για 
τους αντιστοίχους των μετέπειτα ετών, τυγχάνουν της ευχέρειας υλοποιήσεως της εν λόγω διάταξης του υπόψη
νόμου, ως εν ενεργεία.
δ. Πλήρης και αναδρομική εναρμόνιση του βαθμολογικού με του μισθολογικού, σύμφωνα με τα έτη 
πραγματικής υπηρεσίας και ένταξη της κατηγορίας των Αξκων του ν. 1848/1989, στο Β’ Μισθολογικό Κλιμάκιο,
ως ορθώς είχε προβλεφθεί στο παρελθόν για τους Αξκούς που προέρχονται από την κατηγορία των 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279).
ε. Πλήρης και αναδρομική καταβολή, του συνόλου των δικαιούμενων αποδοχών τους, ως εν ενεργεία Αξκων, 
από την εκάστοτε πραγματική ημερομηνία προαγωγής τους, ανά έτος πρόσληψης, σε εκάστοτε βαθμό, ήτοι, 
στα 30, 33 και 35 έτη, συμπεριλαμβανομένων και των Αξκών οι οποίοι έτυχαν της αποστρατείας τους και 
μισθοδοτούνταν με βαθμό Ανθστή κλιμάκιο Γ3, ενώ τελέσθηκε η προαγωγή τους στον βαθμό του Υπλγού και 
εκκρεμεί η προαγωγή τους στο βαθμό του Λγού.
στ. Πλήρης και αναδρομική καταβολή των δικαιούμενων συντάξιμων αποδοχών τους, με τις ισχύουσες 
διατάξεις του παρόντος νόμου και επιπλέον αναδρομική ισχύ και εφαρμογή της διατάξεως, η οποία άπτεται 
των ετών της 3ετίας του Κονδύλη, που αφορά κατώτερους Αξκούς των Ε.Δ.
2. Ταυτόχρονα με τα ανωτέρω, άμεση και αναδρομική καταβολή του υπολειπόμενου ποσού του ΒΟΕΑ στα τέκνα
τους, με αναπροσαρμογή μετά του φέροντος βαθμού και όχι με αυτόν του Ανθστή κλιμακίου Γ3, επί του 
συνολικού ποσού αυτού και εντόκως, καθόσον, αποτελούσε και αποτελεί ευθύνη και υποχρέωση της Πολιτείας 
και των συναρμόδιων Υπουργείων Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών, η κατά νόμο ψήφιση της υπόψη Κ.Υ.Α. 
που θα διευθετούσε την εν λόγω εκκρεμότητα, από το έτος 2017.
3. Η συνταγματικότητα των παρατιθέμενων αιτιάσεων, αποτελεί βασική προϋπόθεση για την ενσωμάτωσή τους 
και την έννομη αναδρομική ισχύ τους, για το σύνολο των καταταγέντων Αξκών της εν λόγω κατηγορίας, ως 
προαναφέρθηκε αρχής γενομένης από το έτος 1985, καθόσον, έγκειται επί της διασφαλίσεως των διατάξεων 
της ισχύουσας δικονομικής διαδικασίας, που άπτονται των οφειλών του Κράτους, προς τον Πολίτη.-

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

Άρθρο 47 Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών μακράς θητείας – Τροποποίηση παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 
1848/1989.

Κε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για την αναγνώριση της προσφοράς του θεσμού των ΕΜΘ. Η προαγωγή στον 
Βαθμό του Υποσμηναγού και καταληκτικού Σμηναγού αποτελεί αναβάθμιση του προσωπικού που τόσες 
δεκατίες αδιάκοπα υπηρετεί την πατρίδα.
Η προσπάθεια σας αυτή μαζί με την μισθολογική μας αποκατάσταση, όπως γνωρίζεται το κλιμάκιο Γ΄ πληρώνει
έως Ανθυπασπιστή, θα αποτελεί φωτεινό παράδειγμα στο μέλλον για τους πολιτικούς μας προΐσταμένους, ότι η
βούληση είναι αυτή που δίνει τις λύσεις. Να είστε σίγουρος ότι η νομοθετικής σας παρέμβαση, αναγνωρίζεται 
από το σύνολο των ΕΜΘ, οι οποίοι-ες θα συνεχίσουν να εργάζονται ως κάτωτεροι-ες Αξκοί πλέον για την 
ασφάλεια της Πατρίδος μας.
Επιπλέον θα ήθελα να σας ευχηθώ από καρδιάς, Χρόνια Πολλά με υγεία αυτές τις Άγιες μέρες που έρχονται, 
και Καλή Χρονιά.
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Ένας Αξκός ΕΜΘ που ορκίστηκα στην Πατρίδα πρίν από τρείς (3) δεκατίες:
¨ Να υπερασπίζω, με πίστιν και αφοσίωσιν, μέχρι της τελευταίας ρανίδος του αίματός μου, τας Σημαίας¨.

ΣΑΣ ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:59 

Στο παρόν νομοσχέδιο δεν υπάρχει καμία ρύθμιση που να αφορά τους ΕΠΟΠ ενώ υπάρχει επίσημη πρόταση από
την ΠΟΜΕΝΣ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:40 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

Οπωσδήποτε να προβλεφθούν μισθολογικά κλιμάκια ανθλχγου,υπολοχαγού και λοχαγου στους ΕΜΘ διότι εάν 
δεν συμβεί αυτό,η απονομή καταπληκτικού και αποστατευτικου βαθμού είναι χωρίς καμμία αξία και εντελώς 
ανούσιες!!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:59 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:15 

Παρά των εγγυήσεων που δόθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. Kο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
Kο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών, 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών και των 
οικογενειών τους. Να υπάρξει εναρμόνιση όπως και τους άλλους Υπαξιωματικούς μη παραγωγικών σχολών.

α) Μέριμνά για κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους να 
αποστρατεύονται 50 ετών αφού το επιθυμούν.
β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθστή.
γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

Προς ενημέρωση, ακόμα και σε ηλικία 18 ετών να καταγόταν κάποιος δεν μπορούσε να πιάσει τα εφικτά όρια 
ηλικίας συνταξιοδότησης στα 40 έτη, άρα δεν υπάρχει δυνατότητα πλήρης σύνταξης σύμφωνα με τα έγγραφα – 
απαντήσεις που έχει δώσει ο ΕΦΚΑ και το Υπουργείο Εργασίας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:08 

Θα πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Ότι αφορά τα άρθρα του θεσμού των ΕΜΘ θα πρέπει να συμπεριληφθεί και ο θεσμός των ΕΠΟΠ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:04 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
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Επι τών δύσκολων αυτών ετών, ένεκα της οικονομικής χρήσης και της κατάστασης με την γείτονα Τουρκία, 
προβάλει επιτακτική όσο ποτέ, η ηρεμία και η προσήλωση στα επαγγελματικά καθήκοντα, των Αξκών που 
αποτελούν την ραχοκοκαλιά του Στρατεύματος, μέσω εξεύρεσης οριστικής λύσης σε ένα θέμα που ταλανίζει 
τους Αποφοίτους ΑΣΣΥ, από το 2010 .

Απόφοιτοι ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:25 

ατάργηση των ορίων ηλικίας για τους ΕΠΟΠ. Καμία συζήτηση για ΕΟΘ καμία συζήτηση για αποστρατεια στα 50.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:39

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.
Ότι αφορά τα άρθρα του θεσμού των ΕΜΘ θα πρέπει να συμπεριληφθεί και ο θεσμός των ΕΠΟΠ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:24 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.
Ότι αφορά τα άρθρα του θεσμού των ΕΜΘ θα πρέπει να συμπεριληφθεί και ο θεσμός των ΕΠΟΠ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:46 

Κατάφορα άδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ στο βαθμό του Υπολοχαγού και 
ομοιόβαθμων για την ΠΑ και το ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων 
ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά την ύπαρξη τελεσίδικης απόφασης του Διοπικητικού 
Εφετείου Αθηνών για βαθμολογική αποκατασταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλα και των υποσχέσεων του αξιότιμου 
κου ΥΠΕΘΑ για την επίλυση του θέματος.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 06:00 

Για να ειναι πληρες το αρθρο θα πρεπει να μνημονευονται α)ο χρονος στον οποιο απονεμεται ο χορηγουμενος 
βαθμος και β) σε ποια μισθολογικα κλιμακια.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:47 

Πέραν της τροποποίησης του Ν. 1848/89 απαιτείται η τροποποίηση – συμπλήρωση του Άρθρου 3 του ΠΔ 21/91. 
Πότε θα γίνει αυτή η διαδικασία και ποιός ο σχεδιασμός για τα έτη ανά βαθμό;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:42 

Βαθμός του Υπολοχαγού και αντιστοίχων στα 32 έτη υπηρεσίας και να ρυθμιστεί ανάλογα και η μισθολογική 
αποκατάσταση με την μεταφορά στο β μισθολογικό κλιμάκιο.
έχει κούραση τόσα χρόνια αυτή η κατάσταση.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:19 
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Κατάργηση των ορίων ηλικίας για τους ΕΠΟΠ. Καμία συζήτηση για ΕΟΘ καμία συζήτηση για αποστρατεια στα 
50.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ Άρθρο 47 Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών 
μακράς θητείας – Τροποποίηση παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 1848/1989

Αξιότιμε κύριε Πρωθυπουργέ και συναρμόδιοι κ.κ. Υπουργοί Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών,

με ιδιαίτερο σεβασμό προς τους θεσμούς της Ελληνικής Πολιτείας και σε συνέχεια της από 16 Δεκεμβρίου 2022 
και ώρα 18:06 παρέμβασής μου, στο προς διαβούλευση νομοσχέδιο του αντικειμένου θέματος, επανερχόμενος 
σας θέτω προς διερεύνηση τα κάτωθι, που συνάδουν πλήρως με αυτό, ως σχετικώς σας παρατίθενται:
α. Στο υπόψη νομοσχέδιο, καλώς μεν, προβλέφθηκε η προαγωγή των Αξκων του Ν. 1848/1989, στον βαθμό 
του Υπλγού ε.ε. και αντίστοιχα του Λγού ε.α. ως ημίμετρο της μερικής εξάλειψης της επί σειράς ετών 
τελούμενης από την Πολιτεία, αδικίας του υπόψη θεσμού, σε σχέση με τους Αξκους που προέρχονται από την 
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών, του Ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών 
εθελοντριών, του Ν. 705/1977 (Α΄ 279), πλην όμως, εκ του καταφανούς, πουθενά ο νομοθέτης δεν μερίμνησε, 
για την αναδρομική ισχύ του, συμπεριλαμβάνοντας σύμφωνα με το έννομο δικαίωμα εκ του Συντάγματος των 
Ελλήνων, που διέπει τους κανόνες της ισονομίας και της δικαιοσύνης, το σύνολο των Αξκων αυτού του θεσμού,
ήτοι, τους καταταγέντες από το έτος 1985 έως και το έτος 1987, οι οποίοι σημειωτέων, έχουν τύχει της 
αποστρατείας τους «ως ευδοκίμως τερματίσαντες την σταδιοδρομία τους», είτε με 35ετία, είτε με όριο ηλικίας, 
καθόσον, η εν λόγω εναρμόνιση με την συνταγματική επιταγή και το έννομο συμφέρον του δικαίου, έγκειται 
στην επί προσωπικού ευθύνη των οργάνων της Κυβερνήσεως, πόσο μάλλον, σε αμέλεια και καθυστέρηση της 
νομοθέτησης από την ίδια την Κυβέρνηση, επί 3 ½ και πλέον έτη, με αποτέλεσμα, να λαμβάνουν ε.ε. 
μισθοδοσία Ανθστή κλιμακίου Γ3, ενώ προήχθησαν σε Ανθλγούς και μετέπειτα σε Υπλγούς, αντίστοιχα και το 
σημαντικότερο της πάσης, με την αποστρατεία τους, να λαμβάνουν συντάξιμες αποδοχές ομοίως Ανθστή, αντί 
Υπλγού και κατά συνέπεια, να τους χορηγείται εφάπαξ Ανθστή, αντί Υπλγού καθώς και λόγω του βαθμού του 
Ανθστή και όχι αντιστοίχων κατωτέρου Αξκου, να μην δικαιούνται της 3ετίας του Κονδύλη.
β. Ομοίως, δύναται να κατανοηθεί, ότι εφόσον, το υπόψη νομικό ολίσθημα της μη εναρμόνισης βαθμολογικού 
με μισθολογικού κλιμακίου, έγκειται σε υποχρέωση της Πολιτείας προς τον Πολίτη, οφείλεται η εκ του δικαίου 
έννομη εξασφάλισή του, περί της αναδρομικής καταβολής του συνόλου των δικαιούμενων μισθολογικών 
απολαβών του, ως ε.ε. Αξκού, ήτοι, αυτών που άπτονται στους βαθμούς Ανθλγού και Υπλγού, 
συμπεριλαμβανομένων δε και των παρόντων βαθμολογικών και μισθολογικών απολαβών του Λγού και αν μη τι 
άλλο εντόκως.
γ. Για την πλήρη εναρμόνιση της εννόμου διαδικασίας, περί του δικαίου αισθήματος, σε συνάρτηση με τους 
Αξκους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών, του Ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών, του Ν. 705/1977 (Α΄ 279), οφείλεται, τόσο από ηθικής απόψεως, όσο και 
εκ της εννόμου τελέσεως της υπόψη νομοτελειακής και οικονομικής διαδικασίας, να εντάξετε τους Αξκούς του 
Ν. 1848/1989, στο Β’ Μισθολογικό Κλιμάκιο, καθόσον, από όσο δύναμαι να γνωρίζω, το σύνολο των Αξκων και
των 3 αυτών κατηγοριών, σε ποσοστό άνω του 70%, κατείχε ισότιμους τίτλους σπουδών, για την ένταξη και 
είσοδό τους στις Ε.Δ. με την εκάστοτε και κατά περίπτωση προκήρυξη των διαγωνισμών τους, πόσο μάλλον δε,
για την περίπτωση στην οποία, πολλοί Αξκοί ΕΜΘ, που τυγχάνουν πτυχιούχοι ΑΕΙ – ΤΕΙ.
δ. Εκ των ανωτέρω και σε συνδυασμό και με τα αναγραφόμενά μου, στην από 16 Δεκεμβρίου 2022 και ώρα 
18:06 παρέμβασή μου, δύναται να εξαχθεί εκ του ασφαλούς το συμπέρασμα, ότι μετά από παρέλευση το 
λιγότερο 35 ετών υπηρεσίας, ένας ασφαλισμένος του Δημοσίου, με ειδικό μισθολόγιο, δεν δύναται της 
απολαβής από την Πολιτεία των αυτονόητων, ήτοι, των μισθολογικών αποδοχών του σε σχέση με τον φέροντα 
βαθμό και αν μη τι άλλο, την απολαβή των εννόμων συντάξιμων αποδοχών του, ως «ευδοκίμως τερματίσας την
σταδιοδρομία του», εν αντιθέσει με τους συναδέλφους των παραγωγικών σχολών, πόσο μάλλον δε, με 
εκείνους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών, του Ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών, του Ν. 705/1977 (Α΄ 279), καθόσον, από την πρώτη ημέρα της εντάξεως 
τους στις Ε.Δ. μέχρι και την τελευταία, τυγχάνουν της απαξίωσης του υπηρεσιακού και κοινωνικού συνόλου, 
ως σχετικώς τους χαρακτηρίζουν «τα παιδιά του κομματικού σωλήνα». Δυστυχώς όμως, για ορισμένους που 
δεν γνωρίζουν, τα πραγματικά γεγονότα δεν είναι έτσι και επιτρέψτε μου να σας θυμίσω, καθόσον, πολλοί από
εσάς, ίσως να λησμονάτε, τόσο τον Μάρτη του 1987, όσο και μέχρι την παρούσα ημέρα, τα οπλικά συστήματα 
και των 3 κλάδων των Ε.Δ. τα επανδρώνουν επαξίως, στελέχη αυτού του θεσμού, προσφέροντας και την 
τελευταία ικμάδα της ψυχής τους για το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα, πολλές φορές υπό αντίξοες συνθήκες 
εργασιακής καταστάσεως, τόσο επ’ έργω, πόσο μάλλον εν τοις πράγμασι, γεγονός το οποίο, αγνοούν πολλοί 
συνάδελφοι των παραγωγικών σχολών, οι οποίοι, δυστυχώς ή ευτυχώς, δεν δύναμαι να εκφέρω άποψη επί 
προσωπικού, καθόσον, δεν μου το επιτρέπει η ηθική και η αξιοπρέπειά μου, από τον βαθμό του Αλχία, 
τυγχάνουν εξαφανισμένοι από το πεδίο των ασκήσεων, τους όρχους, τις Δριες Συντηρήσεως, τις 
συνεκπαιδεύσεις, κ.λ.π.
Να σας ενθυμίσω τέλος, αξιότιμοι κύριοι της Ελληνικής Κυβέρνησης καθώς και λοιποί συνάδελφοι, ότι η 
ανθρώπινη αξιοπρέπεια, το ήθος και η τιμή, δεν τυγχάνουν αμοιβής και το σύνολο των Αξκων του εν λόγω 
θεσμού, έχει αποδείξει εμπράκτως επί των πεδίων, όποτε και όπου απαιτήθηκε στο παρελθόν, πόσο μάλλον δε,
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εάν και εφόσον απαιτηθεί, στο εγγύς ή και στο μεμακρυσμένο χρονικό ορίζοντα, την παροχή των υπηρεσιών 
του, με τον καλύτερο δυνατό τρόπο, για την Πατρίδα.-

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:10 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης πού αγαπά και προσπαθεί να προσφέρει και αγωνίζεται σκληρά πρέπει να 
συμπεριφέρονται καλύτερα και όχι να τον πετάνε σαν σκουπίδι επειδή δεν είχε την δυνατότητα να πάει στην 
σχολή μονίμων υπαξιωματικών πρέπει να μην μας αποστρατευουν στα 50χρονων σε νομούς που δεν έπρεπε να 
υπάρχουν!! πρέπει να καταργηθεί ο νόμος Ν.445/74 και πρέπει να συνεχίσουμε την ίδια εξέλιξη με τον 
προηγούμενο θεσμός τον ΕΜΘ γιατί δεν πρέπει να γίνονται διακρίσεις

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:29 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης πού αγαπά και προσπαθεί να προσφέρει και αγωνίζεται σκληρά πρέπει να 
συμπεριφέρονται καλύτερα και όχι να τον πετάνε σαν σκουπίδι επειδή δεν είχε την δυνατότητα να πάει στην 
σχολή μονίμων υπαξιωματικών πρέπει να μην μας αποστρατευουν στα 50χρονων σε νομούς που δεν έπρεπε να 
υπάρχουν!! πρέπει να καταργηθεί ο νόμος Ν.445/74 και πρέπει να συνεχίσουμε την ίδια εξέλιξη με τον 
προηγούμενο θεσμός τον ΕΜΘ γιατί δεν πρέπει να γίνονται διακρίσεις

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:48 

Δεκεμβρίου 2022, 09:16 | AriΜόνιμος ΣύνδεσμοςΠαρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο.
Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το 
συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που 
απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:18 

Θεωρώ αναγκαία την μέρημνα για τους μετατασσόμενους , κυρίως Ε.Μ.Θ. στο σώμα των μονίμων ΑΣΣΥ.Με την 
παρούσα τροποποίηση αυτόματα ακυρώνονται οι μετετάξεις Ε.Μ.Θ. βαθμού ΑΣΜΙΑ!! Κι αυτό γιατί με βάση την 
ισχύουσα εγκυκλιο όντας πτυχιούχοι παραδόξως μένουν τώρα πλέον δύο βαθμούς πίσω από τους πρόην 
συναδέλφους τους με το ίδιο έτος καταταξης, ας το προσέξει κάποιος!!!! ΔΕΝ υπάρχει λόγος να κάνει κάποιος 
μετάταξη προκειμένου να χάσει και βαθμούς αλλα και χρήμα!!!!!! Που είναι η πρόβλεψη γι άυτήν την 
κατηγορία ενστόλων;Και το σημαντικότερο είναι μία κατηγορία ΥΠΞΚΩΝ οι οποίοι είναι σαν να μην υπάρχουν 
αφού δεν ασχολείται κανείς μ΄αυτούς!!!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:26 

ζηταμε σαν ενας μεγαλος θεσμος νευραλγικος τον ενοπλων δυναμεων κινητηριο δυναμη να συμπεριληθφει στο 
υπαρχων νομοσχεδιο το ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ μας και η εξελιξη μας στις ενοπλες δυναμεις σε 2 χρονια 
αποστρατευοντε αδικα συναδελφοι με ενα απαρχαιωμενο νομο οπου μας καταδικαζει σε συνταξη δωστε μας το 
δικαιωμα μας σε αξιοπρεπη συνταξη.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:39 

Μπράβο στον υπουργό για την επίλυση του βαθμολογικού, ήταν δίκαιο και έγινε πράξη, αλλά εννοείται πρέπει 
να συνοδευτεί απαραίτητα και με είσοδο στην Β μισθολογική κατηγορία, γιατί δεν γίνεται να είναι κάποιος 
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Ανθλγος ή Υπλγος και να πληρώνεται με το μισθό του Ανθστη, είναι σαν ο Στρατηγός να πληρώνεται με μισθό 
Σχη

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:01 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ Άρθρο 47 Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών 
μακράς θητείας – Τροποποίηση παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 1848/1989

Αξιότιμε κύριε Πρωθυπουργέ και συναρμόδιοι κ.κ. Υπουργοί Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών,

με ιδιαίτερο σεβασμό προς τους θεσμούς της Ελληνικής Πολιτείας και σε συνέχεια της από 16 Δεκεμβρίου 2022 
και ώρα 18:06 παρέμβασής μου, στο προς διαβούλευση νομοσχέδιο του αντικειμένου θέματος, επανερχόμενος 
σας θέτω προς διερεύνηση τα κάτωθι, που συνάδουν πλήρως με αυτό, ως σχετικώς σας παρατίθενται:
α. Στο υπόψη νομοσχέδιο, καλώς μεν, προβλέφθηκε η προαγωγή των Αξκων του Ν. 1848/1989, στον βαθμό 
του Υπλγού ε.ε. και αντίστοιχα του Λγού ε.α. ως ημίμετρο της μερικής εξάλειψης της επί σειράς ετών 
τελούμενης από την Πολιτεία, αδικίας του υπόψη θεσμού, σε σχέση με τους Αξκους που προέρχονται από την 
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών, του Ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών 
εθελοντριών, του Ν. 705/1977 (Α΄ 279), πλην όμως, εκ του καταφανούς, πουθενά ο νομοθέτης δεν μερίμνησε, 
για την αναδρομική ισχύ του, συμπεριλαμβάνοντας σύμφωνα με το έννομο δικαίωμα εκ του Συντάγματος των 
Ελλήνων, που διέπει τους κανόνες της ισονομίας και της δικαιοσύνης, το σύνολο των Αξκων αυτού του θεσμού,
ήτοι, τους καταταγέντες από το έτος 1985 έως και το έτος 1987, οι οποίοι σημειωτέων, έχουν τύχει της 
αποστρατείας τους «ως ευδοκίμως τερματίσαντες την σταδιοδρομία τους», είτε με 35ετία, είτε με όριο ηλικίας, 
καθόσον, η εν λόγω εναρμόνιση με την συνταγματική επιταγή και το έννομο συμφέρον του δικαίου, έγκειται 
στην επί προσωπικού ευθύνη των οργάνων της Κυβερνήσεως, πόσο μάλλον, σε αμέλεια και καθυστέρηση της 
νομοθέτησης από την ίδια την Κυβέρνηση, επί 3 ½ και πλέον έτη, με αποτέλεσμα, να λαμβάνουν ε.ε. 
μισθοδοσία Ανθστή κλιμακίου Γ3, ενώ προήχθησαν σε Ανθλγούς και μετέπειτα σε Υπλγούς, αντίστοιχα και το 
σημαντικότερο της πάσης, με την αποστρατεία τους, να λαμβάνουν συντάξιμες αποδοχές ομοίως Ανθστή, αντί 
Υπλγού και κατά συνέπεια, να τους χορηγείται εφάπαξ Ανθστή, αντί Υπλγού καθώς και λόγω του βαθμού του 
Ανθστή και όχι αντιστοίχων κατωτέρου Αξκου, να μην δικαιούνται της 3ετίας του Κονδύλη.
β. Ομοίως, δύναται να κατανοηθεί, ότι εφόσον, το υπόψη νομικό ολίσθημα της μη εναρμόνισης βαθμολογικού 
με μισθολογικού κλιμακίου, έγκειται σε υποχρέωση της Πολιτείας προς τον Πολίτη, οφείλεται η εκ του δικαίου 
έννομη εξασφάλισή του, περί της αναδρομικής καταβολής του συνόλου των δικαιούμενων μισθολογικών 
απολαβών του, ως ε.ε. Αξκού, ήτοι, αυτών που άπτονται στους βαθμούς Ανθλγού και Υπλγού, 
συμπεριλαμβανομένων δε και των παρόντων βαθμολογικών και μισθολογικών απολαβών του Λγού και αν μη τι 
άλλο εντόκως.
γ. Για την πλήρη εναρμόνιση της εννόμου διαδικασίας, περί του δικαίου αισθήματος, σε συνάρτηση με τους 
Αξκους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών, του Ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών, του Ν. 705/1977 (Α΄ 279), οφείλεται, τόσο από ηθικής απόψεως, όσο και 
εκ της εννόμου τελέσεως της υπόψη νομοτελειακής και οικονομικής διαδικασίας, να εντάξετε τους Αξκούς του 
Ν. 1848/1989, στο Β’ Μισθολογικό Κλιμάκιο, καθόσον, από όσο δύναμαι να γνωρίζω, το σύνολο των Αξκων και
των 3 αυτών κατηγοριών, σε ποσοστό άνω του 70%, κατείχε ισότιμους τίτλους σπουδών, για την ένταξη και 
είσοδό τους στις Ε.Δ. με την εκάστοτε και κατά περίπτωση προκήρυξη των διαγωνισμών τους, πόσο μάλλον δε,
για την περίπτωση στην οποία, πολλοί Αξκοί ΕΜΘ, που τυγχάνουν πτυχιούχοι ΑΕΙ – ΤΕΙ.
δ. Εκ των ανωτέρω και σε συνδυασμό και με τα αναγραφόμενά μου, στην από 16 Δεκεμβρίου 2022 και ώρα 
18:06 παρέμβασή μου, δύναται να εξαχθεί εκ του ασφαλούς το συμπέρασμα, ότι μετά από παρέλευση το 
λιγότερο 35 ετών υπηρεσίας, ένας ασφαλισμένος του Δημοσίου, με ειδικό μισθολόγιο, δεν δύναται της 
απολαβής από την Πολιτεία των αυτονόητων, ήτοι, των μισθολογικών αποδοχών του σε σχέση με τον φέροντα 
βαθμό και αν μη τι άλλο, την απολαβή των εννόμων συντάξιμων αποδοχών του, ως «ευδοκίμως τερματίσας την
σταδιοδρομία του», εν αντιθέσει με τους συναδέλφους των παραγωγικών σχολών, πόσο μάλλον δε, με 
εκείνους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών, του Ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών, του Ν. 705/1977 (Α΄ 279), καθόσον, από την πρώτη ημέρα της εντάξεως 
τους στις Ε.Δ. μέχρι και την τελευταία, τυγχάνουν της απαξίωσης του υπηρεσιακού και κοινωνικού συνόλου, 
ως σχετικώς τους χαρακτηρίζουν «τα παιδιά του κομματικού σωλήνα». Δυστυχώς όμως, για ορισμένους που 
δεν γνωρίζουν, τα πραγματικά γεγονότα δεν είναι έτσι και επιτρέψτε μου να σας θυμίσω, καθόσον, πολλοί από
εσάς, ίσως να λησμονάτε, τόσο τον Μάρτη του 1987, όσο και μέχρι την παρούσα ημέρα, τα οπλικά συστήματα 
και των 3 κλάδων των Ε.Δ. τα επανδρώνουν επαξίως, στελέχη αυτού του θεσμού, προσφέροντας και την 
τελευταία ικμάδα της ψυχής τους για το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα, πολλές φορές υπό αντίξοες συνθήκες 
εργασιακής καταστάσεως, τόσο επ’ έργω, πόσο μάλλον εν τοις πράγμασι, γεγονός το οποίο, αγνοούν πολλοί 
συνάδελφοι των παραγωγικών σχολών, οι οποίοι, δυστυχώς ή ευτυχώς, δεν δύναμαι να εκφέρω άποψη επί 
προσωπικού, καθόσον, δεν μου το επιτρέπει η ηθική και η αξιοπρέπειά μου, από τον βαθμό του Αλχία, 
τυγχάνουν εξαφανισμένοι από το πεδίο των ασκήσεων, τους όρχους, τις Δριες Συντηρήσεως, τις 
συνεκπαιδεύσεις, κ.λ.π.
Να σας ενθυμίσω τέλος, αξιότιμοι κύριοι της Ελληνικής Κυβέρνησης καθώς και λοιποί συνάδελφοι, ότι η 
ανθρώπινη αξιοπρέπεια, το ήθος και η τιμή, δεν τυγχάνουν αμοιβής και το σύνολο των Αξκων του εν λόγω 
θεσμού, έχει αποδείξει εμπράκτως επί των πεδίων, όποτε και όπου απαιτήθηκε στο παρελθόν, πόσο μάλλον δε,
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εάν και εφόσον απαιτηθεί, στο εγγύς ή και στο μεμακρυσμένο χρονικό ορίζοντα, την παροχή των υπηρεσιών 
του, με τον καλύτερο δυνατό τρόπο, για την Πατρίδα.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:58 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Προτείνω οι ΕΜΘ στα 23 έτη να γίνονται Ανθστές, στα 28 Ανθλγοί, στα 31 Υπλγοί, επίσης να γίνει αλλαγή στα 
μισθολογικά κλιμάκια για πλήρη δικαίωση.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:55 

Δεν μπορώ να καταλάβω γιατί τόσο spam εδώ μέσα, το spam φέρνει αντίθετα αποτελέσματα, δεν είναι τρόπος 
να διεκδικήσεις κάτι που θέλεις τόσο πολύ. Εδώ μιλάμε για τους ΕΜΘ και μόνο.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Συγχαρητήρια στο ΥΠΕΘΑ για το εν λόγω άρθρο 47 που επιλύει μια χρόνια αδικία που είχαν υποστεί οι ΕΜΘ. 
Τώρα πρέπει να επιλυθεί και το συνταξιοδοτικό των συναδέλφων ΕΠΟΠ που δικαίως διαμαρτύρονται. Όσο για 
τους συναδέλφους προέλευσης ΑΣΣΥ που σχολίασαν αρνητικά το άρθρο 47, εύχομαι η πολιτεία να μεριμνήσει 
και για την επίλυση των δικών τους θεμάτων και ας σταματήσουν να εύχονται να ψωφίσει η κατσίκα του 
γείτονα. Όλοι την ίδια πατρίδα υπηρετούμε

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:53

Μπράβο στον κ Υπουργό για το ενδιαφέρον του προς τούς συναδέλφους ΕΜΘ.

Επιτέλους δινεται λύση σε ένα πρόβλημα δεκαετιών πού αφορά ένα μεγάλο μέρος του ένστολου προσωπικού, 
ως ελαχιστη αναγνωριση προς το έργο και την προσφορά τους στο στράτευμα από το 1988.

Οι ΕΜΘ επιθυμούν την βαθμολογικη τους εξομοίωση με τις εθελόντριες..

Σχετικά με τον βαθμό του υπλγου, προτείνουμε να δίδεται στα 31 έτη υπηρεσίας..

Ευχαριστώ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:43 

Είναι κατάφωρη αδικία οι ΕΜΘ Αξιωματικοί να έχουν καταληκτικό βαθμό αυτόν του Υπλγού και να ασκούν 
καθήκοντα Ειδικότητας, Δκτή Λόχου, Αξκοί Γραφείου,Διαχειριστής οικονομίκου (Μισθοτροφοδοσία-Κ.Ψ.Μ) 
καθώς και πλήθωρα αλλον καθηκόντων και οι Υπλγοί Ειδικών Καταστάσεων ΑΣΣΥ να μην εκτελούν 24ωρες 
Υπηρεσίες,να μην εκτελούν Εξωτερικές Εφόδους, να μην λαμβάνουν μέρος στις νυχτερινες 
εκπαιδεύσεις,εκπαίδευση βολών και καθε είδους εκπαίδευση των μονάδων, να μην λαμβάνουν μέρος στα 
αγήματα να μην εργάζονται πέραν του ωραρίου, σαββατοκύριακα και επίσημες αργίες,να μη μπαίνουν ουτε 
οδηγοί στα Στρατιώτικα Οχήματα.
Παρακαλώ Στο άρθρο 13 του ν. 1848/1989 (Α΄ 112) να επέλθουν οι εξής αλλαγές: α) στο πρώτο εδάφιο της 
παρ. 4 η λέξη «ανθυπολοχαγού» αντικαθίσταται από τη λέξη «Λοχαγού», β) στο δεύτερο εδάφιο της παρ. 6 η 
λέξη «υπολοχαγού» αντικαθίσταται από τη λέξη «Ταγματάρχη».
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https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op


 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:23 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης, επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την 
επίλυση του συνταξιοδοτικού της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) 
Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις
Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ 
υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:34 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:00 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:53 

Μόνιμος ΣύνδεσμοςΜΕΡΟΣ Γ΄ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ Άρθρο 47 Αποστρατευτικός 
βαθμός εθελοντών μακράς θητείας – Τροποποίηση παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 1848/19891. Αναλύοντας στο 
σύνολό του το αντικείμενο θέματος, το οποίο εμπεριέχεται στο προς διαβούλευση υποβληθέν νομοσχέδιο του 
ΥΠΕΘΑ, διακρίνονται τα κάτωθι:
α. Δεν έχει συμπεριληφθεί για μια ακόμη φορά, μέριμνα για τους ήδη υπηρετούντες ΕΜΘ Αξιωματικούς έτους 
1987, οι οποίοι κρίθηκαν ευδοκίμως τερματίσαντες την σταδιοδρομία τους και αποστρατεύθηκαν την 11 Δεκ 
2022 ή και αναμένουν την αποστρατεία – διαγραφή τους εντός μηνός Ιαν 2022, με αποτέλεσμα, να υφίστανται 
επανειλημμένως καταφανέστατη αδικία, καθόσον, ήδη εκκρεμεί, η από 03 Μαϊ 2019, μισθολογική εξίσωσής 
τους με τον φέροντα βαθμό και εντός του Β’ Μισθολογικού κλιμακίου του ισχύοντος νόμου.
β. Ομοίως, δεν έχει προβλεφθεί η αναδρομικότητα της ισχύος του παρόντος, για τους ήδη αποστρατευθέντες 
ΕΜΘ Αξιωματικούς ετών 1985 – 1986, για τους οποίους, δεν τηρήθηκε η αναδρομικότητα της προαγωγής τους, 
σύμφωνα με τα καθορισθέντα από τον Ν.4609/2019, όπου με την συμπλήρωση 30 ετών πραγματικής 
υπηρεσίας, εκ των οποίων 5 έτη στον βαθμό του Ανθστή, όφειλε να τελεσθεί η προαγωγή τους σε Ανθλγούς, 
ήτοι, για εκείνους που κατετάγησαν το 1985, τον Οκτ – Δεκ 2015, για εκείνους του έτους 1986, τον Δεκ 2016 
και τέλος για εκείνους του έτους 1987, τον Οκτ – Δεκ 2017 και όχι εσφαλμένα, με την 03 Μαϊ 2019, με 
αποτέλεσμα, να υφίσταται μείζον οικονομικό και αντισυνταγματικό ζήτημα, κατ’ εφαρμογή των οικείων 
νομοθετημάτων περί ισονομίας και ισοπολιτείας, δεδομένου ότι, στο παρελθόν εφαρμόσθηκε πλήρως και 
δίκαια στις συναδέλφους Εθελόντριες, οι οποίες σε 2 μήνες, προήχθησαν από Ανθστές σε Υπολοχαγοί και με 
αναδρομικότητα από την ημερομηνία όπου οφείλονταν η τέλεση των προαγωγών τους.
γ. Λόγω μη έκδοσης της υπόψη τροπολογίας, η οποία άπτεται της μισθολογικής αποκατάστασής τους, εκτός 
της απώλειας μεγάλου χρηματικού ποσού, ως εν ενεργεία Αξκοί, πάντα σύμφωνα με την ορθή ημερομηνία 
τελέσεως της προαγωγής τους, ως σχετικώς αναλύθηκε ανωτέρω, τυγχάνουν και ως εν αποστρατεία της 
απώλειας των κάτωθι:
(1) Μη λήψη του κατά νόμου δικαιούμενου ποσού εφάπαξ.
(2) Μη λήψη του κατά νόμου δικαιούμενου μερίσματος.
(3) Μη λήψη το κατά νόμου δικαιώματος της 3ετίας Κονδύλη, καθότι, όφειλε η Πολιτεία να τους μισθοδοτεί, ως 
κατώτερους Αξκούς και όχι ως Ανθστές επί 3 ½ έτη.
(4) Μη λήψη του κατά νόμου δικαιούμενου ποσού σύνταξης σύμφωνα πάντα με τον αποστρατευτικό βαθμό και 
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όχι με αυτόν του Ανθστή.
(5) Μη λήψη του κατά νόμου δικαιούμενου ποσού που άπτεται του ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους, σύμφωνα πάντα με 
τον αποστρατευτικό βαθμό και όχι με αυτόν του Ανθστή καθώς επίσης, το γεγονός δια του οποίου, από το 2017
το ΜΤΣ έχει χορηγήσει προκαταβολές του εν λόγω επιδόματος και μέχρι σήμερα, που τα τέκνα τους είναι ήδη 
30 ετών, δεν έχουν λάβει το υπολειπόμενο δικαιούμενο ποσό, εντόκως, ως ο νομοθέτης προβλέπει.
δ. Κατ’ εφαρμογή των διατάξεων του Ν.4609/2019, ο οποίος επέφερε τις τροποποιήσεις του Ν.3883/2010 
καθώς και του Ν.1848/1989, η Πολιτεία εσφαλμένα προέβηκε στην προαγωγή των Ανθστών που κατετάγησαν 
τα έτη 1985, 1986 και 1987, με ημερομηνία τέλεσης προαγωγής τους σε Ανθλγούς την 03 Μαϊ 2020, αντί των 
ορθών αναδρομικώς τελεσθέντων ημερομηνιών, κατά τις οποίες οι κατά έτος κατατάξεως προαναφερθέντες 
Αξκοί, συμπλήρωσαν 30 έτη πραγματικής υπηρεσίας, εκ των οποίων 5 στον βαθμό του Ανθστή, ήτοι, τον Οκτ 
και Δεκ 2015 για τους καταταγέντες το έτος 1985, τον Δεκ 2016 για τους καταταγέντες του έτους 1986 και τον 
Οκτ – Δεκ 2017, για τους καταταγέντες του έτους 1987. Μείζον θέμα τέλεσης της αντισυνταγματικότητας και μη 
συμμόρφωση της Πολιτείας με τους κανόνες της ισονομίας και της ισοπολιτείας και αντισυνταγματική 
νομοθέτηση για την απώλεια υπέρογκου χρηματικού ποσού.
2. Ανακεφαλαιώνοντας, οφείλεται από την Πολιτεία και τον ίδιο τον κ. Πρωθυπουργό, η άμεση και κατά νόμο 
συνταγματική αποκατάσταση, του υπόψη θεσμού και δει, για εκείνους των ετών 1985 – 1986 και 1987, διότι, αν
μη τι άλλο, αποτελεί το ύψιστο χρέος έναντι τους μετά από 35 έτη πραγματικής υπηρεσίας. Ότι λιγότερο 
σύμφωνα με το παρόν και εφόσον δεν επέλθουν οι ορθές τροποποιήσεις με αναδρομικότητα και επιστροφή των
νομίμων αποδοχών για τον κατεχόμενο και φέροντα βαθμό, αποτελεί αν μη τι άλλο, προσβολή της ηθικής, της 
αξιοπρέπειας τους και έλλειψη σεβασμού απέναντι σε μεγάλο αριθμό συναδέλφων, καθόσον με ευθύνη της 
Κυβέρνησης επί 3 ½ έτη δεν αποκαταστάθηκε η ισονομία και η ισοπολιτεία.
3. Τέλος, κρίνεται επιτακτική, η αναδρομική ισχύ του παρόντος, όσο αφορά στο βαθμολογικό σκέλος καθώς 
και κατ’ αντιστοιχία στο σκέλος της μισθολογικής αποκατάστασής τους, από τις ημερομηνίες κατατάξεως των 
κατά έτους προσληφθέντων Αξκών του θεσμού ΕΜΘ, αρχής γενομένης από αυτούς του έτους 1985, έτσι ώστε, 
να επιτευχθεί το έννομο και δίκαιο της υλοποιήσεως και να μην επιδέχεται περαιτέρω αμφισβήτησης, όσο 
αφορά τη συνταγματικότητα του υπόψη άρθρου, στο υπό διαβούλευση κατατεθέν νομοσχέδιο και σε 
συνάρτηση πάντα με τη νομοθετική ρύθμιση, όπου αναμένεται σε συνάφεια του φέροντος ή και 
αποστρατευτικού βαθμού τους, από τα συναρμόδια Υπουργεία Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών, για το οποίο 
ακόμη δεν έχει λεχθεί το παραμικρό.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:47 

Για κάποιους ΑΣΣΥ που συνεχίζουν να αναφέρονται σε προκηρύξεις εισαγωγής ΕΜΘ θα ξαναγράψω για να το 
διαβάσουν μήπως και καταλάβουν.
Νόμος υπ’ αριθ. 1848/1989 ΦΕΚ 112/Α/8-5-1989 πάνω στον οποίο βγήκανε οι προκηρύξεις εισαγωγής ΕΠΥ και 
μετέπειτα ΕΜΘ. Άρθρο 13 παραγραφος 4.Μετά τη λήξη της πενταετούς υποχρέωσής τους όσοι επιθυμούν 
μπορούν μετά από αίτησή τους να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις με το βαθμό που φέρουν ως εθελοντές 
μακράς θητείας μέχρι τη συμπλήρωση 35ετούς συντάξιμης υπηρεσίας και εξελίσσονται βαθμολογικά μέχρι το 
βαθμό του ανθυπασπιστή, μισθολογικά δε μέχρι το βαθμό του λοχαγού και των αντιστοίχων των άλλων 
κλάδων.
Με την ψήφιση του καινούργιου μισθολογίου πλέον οι ΕΜΘ πληρώνονται ως Ανθυπασπιστές η απώλεια 
εισοδήματος τεράστια και σε μηνιαίο μισθό και σε σύνταξη και δεν νομίζω κάποιος άλλος θεσμός στις ένοπλες 
δυνάμεις να είχε τέτοια απώλεια εισοδήματος. Η αδικία κύριοι είναι να προσλαμβάνεσαι με συγκεκριμένη 
εγκύκλιο και να σου την αλλάζουν ολόκληρη εκτός από το βαθμολογικό.
Η λύση πρέπει πλέον να δοθεί οριστικά με την υπαγωγή στο Β κλιμάκιο για τους ΕΜΘ Ανθυποσμηναγούς και 
άνω έτσι ώστε να πάρουν την σύνταξη που δικαιούνται σύμφωνα με την προκήρυξη εισαγωγής. Δεν είναι χάρη 
αυτό αλλά δικαιοσύνη.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:04 

Οποιαδήποτε βαθμολογικη εξελιξη των ΕΜΘ θα πρεπει απαραιτητως να συνοδευεται απο την αντιστοιχη 
προσθηκη των βαθμων αυτων στο αντιστοιχο μισθολογικο κλιμακιο.Εφοσον κατι τετοιο δεν γινεται,τοτε απλα 
μοιραζετε χαντρες σε ιθαγενεις.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:05 

Είναι μια καλή νομοθετική πρωτοβουλία για τους ΕΜΘ. Κατά τη γνώμη μου για τους ΕΜΘ κατόχους πτυχίων 
ΑΕΙ, θα ήταν δικαιότερο να ελάμβαναν τον βαθμό του Υπολοχαγού νωρίτερα και να τερμάτιζαν τη σταδιοδρομία
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τους ως Λοχαγοί, όπως όλοι. Σαν μια αναγνώριση ηθικής αμοιβής, για την προσπάθεια τους να ολοκληρώσουν 
τις σπουδές τους ενώ είναι στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:52 

Ευχαριστούμε για την επίλυση βαθμολογικού και αποκατάσταση στο β κλιμάκιο έτσι ώστε να μην υπάρχουν 
διαφοροποιήσεις στον ίδιο βαθμό στις ένοπλες Δυνάμεις
Συγχαρητήρια

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:40 

Κύριε υπουργέ
Ευχαριστούμε για την δίκαιη επίλυση του βαθμολογικού και την ένταξη μας στο Β κλιμάκιο χωρίς να υπάρχουν 
διαφορετικές ταχύτητες αξιωματικών στις ένοπλες Δυνάμεις στους βαθμούς του ανθυπολοχαγου , υπολοχαγού 
και λοχαγού! Γεγονός που ήδη ισχύει σε αξιωματικούς διαφορετικής προέλευσης και πληρώνονται στο Β 
κλιμάκιο.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:03 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Με λύπη διαβάζω στελέχη των ΕΔ τα οποία φαίνεται δεν έχουν διαβάσει την προκήρυξη με την οποία εισήλθαν 
στις τάξεις των ΕΔ και τώρα ζητάνε αποκατάσταση της «αδικίας», που ίσχυε όταν εισήλθαν, και εξίσωσή τους 
με άλλους θεσμούς.

Βλέπω σειρές αποφοίτων ΑΣΣΥ οι οποίοι εισήλθαν με την ίδια προκήρυξη με αυτή των σειρών που πολύ σωστά 
συμπεριλαμβάνονται (αποκατάσταση αδικίας σύμφωνα με την προκήρυξη που εισήλθαν) στο Προσχέδιο, να μην
συμπεριλαμβάνονται και αυτές και να συνεχίζουν για αυτούς να ισχύουν τα του ν.3883/2010 και να χάνουν 2 
αποστρατευτικούς βαθμούς σε σχέση με την προκήρυξη με την οποία εισήλθαν και να χρειάζεται πτυχίο για να 
χάσουν έναν αποστρατευτικό βαθμό.
Απόφαση 16 χρόνια από την εισαγωγή τους στις ΕΔ, ενώ τότε έπρεπε να να διαγραφούν από τα ΤΕΙ ή ΑΕΙ που 
φοιτούσαν.

Επειδή βλέπω με τον καιρό ότι όλοι «δικαιώνονται», το σωστό θα ήταν να συμπεριληφθούν, σε αυτό το 
Προσχέδιο ή σε επόμενο με τις επόμενες αποκαταστάσεις αδικιών, και οι σειρές αποφοίτων ΑΣΣΥ που εισήλθαν 
με την ίδια προκήρυξη με αυτών που συμπεριλαμβάνονται στο παρόν Προσχέδιο.
Ακόμη δικαιότερο η ισχύς του ν.3883/2010 να μην έχει αναδρομική ισχύς και να ισχύει για τα στελέχη που 
επιθυμούν να εισέλθουν στις τάξεις των ΕΔ από την χρονιά του 2010 και εφεξής.

Ευχαριστώ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:26

Στο νομοσχέδιο αυτό περιμέναμε και την αποκατάσταση των ΕΠ.ΟΠ. δυστυχώς όμως αγνοηθήκαμε. Απαιτούμε 
την άμεση αποκατάσταση του θεσμού βαθμολογικά-συνταξιοδοτικά όμοια με τους λοιπούς υπαξιωματικούς μη 
παραγωγικών σχολών (ΕΠΥ-ΕΜΘ) ή άμεση συνταξιοδότηση σύμφωνα με τα όρια ηλικίας του Ν.Δ. 445/1974, 
υπολογιζόμενων και τον ετών ασφάλισης σε άλλους φορείς άνευ αναγνώρισης από τον ένστολο λόγο 
υπαγωγής στον ΕΦΚΑ και δικαίωμα παραμονής σε όποιον επιθυμεί μέχρι την συμπλήρωση 40 συνολικών ετών 
ασφάλισης συμπεριλαμβανομένης της μάχιμης πενταετίας για δικαίωμα πλήρης σύνταξης.
Με την δεύτερη πρόταση να βρίσκει την πλειοψηφία των ΕΠ.ΟΠ. σύμφωνη και να θέλει να αποχωρίσει με ότι 
συνταξιοδοτικά του αναλογεί στο όριο ηλικίας του Ν.Δ. 445/1974 αλλά να ικανοποιεί και αυτούς που έχουν 
λίγα έτη ασφάλισης κατά την κατάληψη του ορίου ηλικίας. Δώστε λύση στον θεσμό μας άμεσα είναι προς 
συμφέρων και του νομοθέτη και του νομοθετούμενου…
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:31 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου ρύθμιση προς επίλυση του 
συνταξιοδοτικού των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:18 

Δώστε άμεσα λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σε αυτό το νομοσχέδιο

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:47 

19 Δεκεμβρίου 2022, 09:16 | AriΜόνιμος ΣύνδεσμοςΠαρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. 
κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το
συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που 
απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:29 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:33 
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Με το νόμο του ’74 δε θα υπάρξει καμία αλλαγή, όσον αφορά την απόλυση των ΕΠΟΠ στα 50?

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:16 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:16 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:13 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 08:51 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.Διοριστηκαμε με τον Νόμο των ΕΠΟΠ για 35 χρόνια υπηρεσίας,και όχι αποστρατεία 
στα 50 με το ΝΔ του 74.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 08:13 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.
Ότι αφορά τα άρθρα του θεσμού των ΕΜΘ θα πρέπει να συμπεριληφθεί και ο θεσμός των ΕΠΟΠ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 08:46 

Είναι μια πολύ καλή προσπάθεια του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας για ένα εξορθολογισμό, μεταξύ άλλων, για το
βαθμολογιο των ΕΜΘ, αφού σύμφωνα με το παρόν σ/ν προβλέπεται [ …για περαιτέρω παραμονή στις Ένοπλες 
Δυνάμεις με τον βαθμό που φέρουν ως Εθελοντές Μακράς Θητείας (Ε.Μ.Θ.) μέχρι τη συμπλήρωση 35ετούς 
συντάξιμης υπηρεσίας και εξελίσσονται βαθμολογικά μέχρι τον βαθμό του Υπολοχαγού και των αντιστοίχων 
των άλλων Κλάδων]. Συνεπώς θα πρέπει να επαναπροσδιοριστεί ο χρόνος κτήσης και παραμονής στους 
βαθμούς από τον Ανθστη μέχρι και του Υπολοχαγού σε συγκεκριμένο χρονικό ορίζοντα μέχρι την 35ετια για να 
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αισθανθουν και οι ΕΜΘ ότι υπάρχει πραγματική μέριμνα σε αυτή την καλή προσπάθεια ρύθμισης του 
βαθμολογιου τους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 01:26 

Πρωτοφανής απαξίωση ελλήνων αξιωματικών να πληρώνονται στον βαθμό υπαξιωματικού.Νομοσχέδιο με 
πολλά αναπάντητα προβλήματα που ταλανίζουν το στράτευμα πολλά χρόνια.
Πλήρης εξομοίωση με τις εθελόντριες σε μισθολογικό και βαθμολογικό τομέα εφόσον είμασταν και εμείς 
εθελοντές και μάς διέπουν οι ίδιοι νόμοι.
Βαθμολογική αποκατάσταση τουλάχιστον έναν βαθμό στους συναδέλφους ΕΠ.ΟΠ και δικαίωμα παραμονής στο 
στράτευμα πέραν των 50ετών.
Δώστε μας το δικαίωμα να ζήσουμε αξιοπρεπώς την οικογένειά μας σαν αναγνώριση της προσφοράς μάς από 
το 1985 μέχρι σήμερα. Κάντε απλά το αυτονόητο. Είμαι σίγουρος ότι αν χρειαστεί η πατρίδα,το αυτονόητο θα 
κάνουμε και εμείς και θα δώσουμε την ζωή μάς. Όπως έκαναν και οι ήρωες του ‘21 για να παραμείνει ένδοξη η 
ιστορία των ένοπλων δυνάμεων.
Εφαρμόστε αυτά που εξήγγειλε ο Κος πρωθυπουργός στην ΔΕΘ. Τίποτα περισσότερο, τίποτα λιγότερο.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 01:09 

Να αποκατασταθεί η αδικία των συναδέλφων αξιωματικών ΕΜΘ με τη Β μισθολογική κατηγορία γιατί η 
προαγωγή από μόνη της είναι μια ηθική ικανοποίηση χωρίς ανταμοιβή. Δεν υπάρχει κατηγορία αξιωματικού 
που να υπάγεται στη Γ μισθολογική κατηγορία κι αν γίνει αυτό υποβαθμίζει το θεσμό των στελεχών που ήταν 
πάντα παρόν στα δύσκολα με τις γνώσεις και την εμπειρία του.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:21 

Είμαι Επαγγελματίας οπλίτης και ζητω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο 
των Επαγγελματιών Οπλιτών,ώστε να δωθεί ένα τέλος στην αγωνία που μας διακατέχει για το μέλλον μας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:45 

Δυστυχώς όμως σε αυτή τη ρύθμιση απουσιάζει η επιβράβευση των ΕΜΘ πτυχιούχων ΑΕΙ όπως αντίστοιχα 
συμβαίνει στους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ. Πρέπει να προβλεφθεί ένας επιπλέον καταληκτικός βαθμός για τους 
ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Η ίδια ακριβώς πρακτική και σωστά κατά τη 
γνώμη μου, ακολουθεί το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας για τους συναδέλφους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με 
τους ΑΣΣΥ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Το πτυχίο ΑΕΙ δεν είναι κάτι που πρέπει να επιβραβεύεται ανάλογα με την 
προέλευση του κατόχου του. Ισονομία και δικαιοσύνη για όλους τους πτυχιούχους ΑΕΙ, ΑΣΣΥ, ΕΜΘ και ΕΠΟΠ. 
Ένας επιπλέον αποστρατευτικός βαθμός για όλους χωρίς εξαιρέσεις. Το πτυχίο ΑΕΙ δίνει την υπεραξία κι όχι η 
προέλευση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:52 

Επιτέλους αποκατασταση της αδικίας απέναντι στους ΕΜΘ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Επιτέλους δικαίωση, μπράβο στην Πολιτεία που μας αξιώνει, θα της το ανταποδώσουμε με το έργο μας, όπως 
πάντα.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 
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Ως επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

επαγγελματίας οπλίτης προτείνω να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο το συνταξιοδοτικότων ΕΠΟΠ. Είναι 
επιτακτική ανάγκη η άρση της διαφορετικής μεταχείρισης προς συναδέλφων που προέρχονται από μη 
παραγωγικές σχολές. Το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ που πρέπει να ακολουθήσει το δρόμο των συνάδερφων 
προέλευσης ΕΜΘ. Επίσης οι κάτοχοι πτυχίου ΑΕΙ θα έπρεπε να λαμβάνουν παραπάνω βαθμό όπως συμβαίνει σε
άλλες υπηρεσίες αλλά και στους εφέδρους αξιωματικούς στο στράτευμα. Τέλος θα πρέπει να αρθεί η αδικία και
να εφαρμοστεί ο νόμος και να πληρώνονται εξολοκλήρου τα νυχτερινά των στρατιωτικών. Ως στρατιωτικός με 
ειδικότητα συνοδός στρατιωτικού σκύλου εξαιρούμαι της νυχτερινής αποζημίωσης γιατί δεν κάνω συνεχόμενη 
24ωρη υπηρεσία και κάνω 10 υπηρεσίες νυχτερινές το μήνα. Πρέπει να γίνει πρόβλεψη και για τη δική μας 
ειδικότητα καθώς το μεγαλύτερο μέρος της εργασίας μας δεν πληρώνεται.18 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 |

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:35 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:04

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών>

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:59 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.Διοριστηκαμε με τον Νόμο των ΕΠΟΠ για 35 χρόνια υπηρεσίας,και όχι αποστρατεία 
στα 50 με το ΝΔ του 74.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:59

Ως Εθελοντής Μακράς Θητείας, θεωρώ ότι το άρθρο κινείται στη σωστή κατεύθυνση. Ο επιπλέον καταληκτικός 
και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες, αλλά κλείνει την ψαλίδα 
περισσότερο.
Να ρυθμιστεί ανάλογα και η μισθολογική αποκατάσταση με την μεταφορά στο Β μισθολογικό κλιμάκιο.Μια 
ελάχιστη αναγνώριση στα όσα έχει προσφέρει αυτός ο Θεσμός.Επίσης θα πρέπει να συμπεριληφθεί εντός 
νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό και βαθμολογικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
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Είναι άδικο για τόσους ΕΠΟΠ να βρεθούν στο δρόμο. ΚΑΝΤΕ ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ ΠΡΑΞΗ ΤΙΣ ΕΞΑΓΓΕΛΊΕΣ ΤΟΥ Κου 
ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΎ ΣΤΟ 100%

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:39 

Για τους εμθ που κατεχουν ειδικότητες οι οποίες απαιτουν ως ελάχιστο τυπικό προσόν πτυχίο 
ΤΕΙ/ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ τα χρόνια που απαιτούνται για την απόκτηση του πτυχίου να προσμετρονται στη 
βαθμολογική εξέλιξη..δεν είναι δίκαιο να μην υπολογίζονται καθόλου τα πτυχία..

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:44

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που θα λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:08

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:55 

Ως επαγγελματίας οπλίτης προτείνω να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο το συνταξιοδοτικότων ΕΠΟΠ. Είναι 
επιτακτική ανάγκη η άρση της διαφορετικής μεταχείρισης προς συναδέλφων που προέρχονται από μη 
παραγωγικές σχολές. Το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ που πρέπει να ακολουθήσει το δρόμο των συνάδερφων 
προέλευσης ΕΜΘ. Επίσης οι κάτοχοι πτυχίου ΑΕΙ θα έπρεπε να λαμβάνουν παραπάνω βαθμό όπως συμβαίνει σε
άλλες υπηρεσίες αλλά και στους εφέδρους αξιωματικούς στο στράτευμα. Τέλος θα πρέπει να αρθεί η αδικία και
να εφαρμοστεί ο νόμος και να πληρώνονται εξολοκλήρου τα νυχτερινά των στρατιωτικών. Ως στρατιωτικός με 
ειδικότητα συνοδός στρατιωτικού σκύλου εξαιρούμαι της νυχτερινής αποζημίωσης γιατί δεν κάνω συνεχόμενη 
24ωρη υπηρεσία και κάνω 10 υπηρεσίες νυχτερινές το μήνα. Πρέπει να γίνει πρόβλεψη και για τη δική μας 
ειδικότητα καθώς το μεγαλύτερο μέρος της εργασίας μας δεν πληρώνεται.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Ως επαγγελματίας οπλίτης προτείνω να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο το συνταξιοδοτικότων ΕΠΟΠ. Είναι 
επιτακτική ανάγκη η άρση της διαφορετικής μεταχείρισης προς συναδέλφων που προέρχονται από μη 
παραγωγικές σχολές. Το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ που πρέπει να ακολουθήσει το δρόμο των συνάδερφων 
προέλευσης ΕΜΘ. Επίσης οι κάτοχοι πτυχίου ΑΕΙ θα έπρεπε να λαμβάνουν παραπάνω βαθμό όπως συμβαίνει σε
άλλες υπηρεσίες αλλά και στους εφέδρους αξιωματικούς στο στράτευμα. Τέλος θα πρέπει να αρθεί η αδικία και
να εφαρμοστεί ο νόμος και να πληρώνονται εξολοκλήρου τα νυχτερινά των στρατιωτικών. Ως στρατιωτικός με 
ειδικότητα συνοδός στρατιωτικού σκύλου εξαιρούμαι της νυχτερινής αποζημίωσης γιατί δεν κάνω συνεχόμενη 
24ωρη υπηρεσία και κάνω 10 υπηρεσίες νυχτερινές το μήνα. Πρέπει να γίνει πρόβλεψη και για τη δική μας 
ειδικότητα καθώς το μεγαλύτερο μέρος της εργασίας μας δεν πληρώνεται.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Δώστε λύση στο ηλικιακό πρόβλημα των ΕΠΟΠ

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:12

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
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https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op?fbclid=IwAR17n87bknBjH2WZY_k-
Lf5uZfjE3VZROmqsOWee4IxYvBOCREVIIF9AfAY

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:57 

Καλημερα σας

Αρκετά καλό το νομοσχέδιο σε οτι αφορα τους ΕΜΘ στο βαθμολογικό..ΔΕΝ εξισωνονται βέβαια με τις ανθστριες
όπως και θα έπρεπε….

Πρεπει να δίδεται στα 31 έτη υπηρεσίας ο βαθμός του υπλγου….ΚΑΙ ένα κίνητρο για πτυχιούχους ΑΕΙ

Αλλά πρέπει οπωσδηποτε να λυθεί και η μισθολογικη αδικία.. οι ΕΜΘ έφταναν ΠΡΙΝ 7 ΕΤΗ μισθολογικα μέχρι 
ανχες και σήμερα φτάνουν μέχρι ανθστες!!!!καθώς δεν υπάρχουν πλέον μισθολογικες προαγωγές και είναι επί 
8 έτη καθηλωμένοι σε ένα βαθμό…..

Να δώσει το υπουργείο ΚΙΝΗΤΡΑ μία επιπλέον μαχιμη ομως πενταετία για αυτούς πού ηταν όντως σε μαχιμους 
σχηματισμούς και κατεταγησαν μέχρι και το έτος 2000, επίσης να δοθεί και ή τριετία για όσους μπήκαν στις 
ένοπλες δυνάμεις μέχρι και το έτος 2000..

Αλλά να αναγνωριστουν τα τεκνα ως συνταξιμα ετη (1,5 έτος το καθένα) αλλά και τα έτη σπουδών 
ανεξαρτήτως ειδικοτητας και πτυχίου…
Τα παραπάνω ισχύουν για όλους τους δημόσιους υπαλλήλους!!

Μην ξεχνάτε πως ολοι οι στρατιωτικοι και κυρίως οι χαμηλοβαθμοι εμθ & επ.οπ. εκτελουν παρα πολλές 24ΩΡΕΣ
υπηρεσίες απληρωτες, κατά μέσο όρο 5 κάθε Μήνα μακριά από το σπίτι τούς και τις οικογένειες τους και 
φυσικά μακριά από τον τόπο καταγωγής τούς…

Είναι αμεση ανάγκη για προσλήψεις νέου κόσμου στις ένοπλες δυνάμεις καθώς ο μέσος όρος των στρκων είναι 
πάνω από τα 40+ έτη..Διότι αλλιώς αποδίδει ένας 20χρονος και αλλιώς ένας 45αρης…

Ευχαριστώ πολύ

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:25 

Ως Επαγγελματίας Οπλιτης ζητώ να συμπεριληφθεί εντος νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
επαγγελματιών οπλιτων σύμφωνα με την πρόταση της Πομενς.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 08:08 

Ως Μόνιμος Υπαξ εξ ΕΜΘ, παρακαλώ να εξετάσετε την εξίσωση της μισθολογικής εξέλιξης με την βαθμολογική ,
όπως προτάσεις της ΠΟΜΕΝΣ.
Παρακαλώ να εξετάσετε την απονομή ενός επιπλέον αποστρατευτικού βαθμού στους ΕΜΘ ,αποφοίτους ΑΕΙ, 
όπως προτάσεις της ΠΟΜΕΝΣ. Ευχαριστώ εκ των προτέρων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 01:31 

Το μεγαλύτερο θέμα που έπρεπε να λύνει αυτό το νομοσχέδιο είναι το ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟ των ΕΠΟΠ ,η μόνο 
κατηγορία στρατιωτικών που δεν έχουν δικαίωμα πλήρη σύνταξη .

 18 Δεκεμβρίου 2022, 00:00 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
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βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:39 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου το θέμα της συνταξιοδότησης σύμφωνα
με την πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:39 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:01 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:53 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:36

Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:44 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

Είναι στο σωστό δρόμο η διάταξη. Μπράβο στον ΥΕΘΑ.
Περιμένουμε τώρα και την μισθολογική αποκατάσταση.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:55

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:35

Δώστε επιτέλους λύση στο συνταξιοδοτικό θέμα των ΕΠΟΠ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ πτυχιούχοι ΑΕΙ βάση του νόμου περί ιεραρχίας και εξέλιξης που ισχύει 2439/1996 προβλέπει
βαθμό αποστρατείας Ταξιάρχου.
Στο ισχύον μισθολόγιο δεν υπάρχει κλιμάκιο για βαθμό Ταξιάρχου κατηγορίας Β, όπως δεν υπάρχουν ούτε 
μερίδια μερίσματος ΜΤΑ βαθμό Ταξιάρχου.
Οπότε με τα σημερινά δεδομένα ούτε η σύνταξη ούτε τα μερίσματα αυξάνονται.
Στο εφάπαξ η μόνη διαφορά είναι το επίδομα ειδικών συνθηκών που αυξάνεται κατά 10 (δέκα) ευρώ.
Ακριβώς το ίδιο πρόβλημα υπάρχει εδώ και αρκετά χρόνια στους ΕΜΘ (ανυπαρξία κλιμακίου και μερισμάτων 
Ανθσγού κατηγορίας Γ).
Παρακαλούμε για την εξέταση του θέματος και την λύση αυτής της στρέβλωσης.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:22 

Με γνώμονα ότι οι εθελοντριες έγιναν Ταγματάρχες σε ένα βράδυ και λίγο είναι…. Σ έναν σοβαρό στρατό όμως 
θα εξελισσόταν ανάλογα με την αξία του το κάθε στέλεχος και όχι επειδή τελείωσε ΣΣΕ, ΣΙ, ΣΜΥ, ΣΜΥΝ , ΕΜΘ, 
ΕΠΟΠ θα πρέπει σώνει και καλά να φύγει Ταξίαρχος, Συνταγματάρχης, Λοχαγός κλπ… Σε όλες τις κατηγορίες 
στελεχών υπάρχουν άξιοι άνθρωποι που θα πρέπει να προχωρήσουν και άχρηστοι που δεν θα έπρεπε να 
πάρουν ούτε μία προαγωγή….

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Κατ αρχήν να πούμε ότι αυτό το πράγμα συμβαινει μόνο στις ελληνικές ΕΔ να υπάρχει προσωπικό μη 
παραγωγικών σχολών 3κ 4 ταχυτητων κάτι που αντιβαίνει στις Ευρωπαϊκές νομοθεσίες. Δεύτερον με την έως 
τώρα αντιμετώπιση του θεσμού μας, ο οποίος έχει τους περισσότερους πτυχιούχους ΠΕ ( στο σώμα που 
υπηρετώ τουλάχιστον) από οποιοδήποτε άλλο θεσμό των ΕΔ, μόνο παράπονα μπορεί να έχει κάποιος για την 
εξέλιξη και την αντιμετώπιση του. Κάθε λύση που δεν θα είναι ανάλογη με αυτή που δόθηκε στους ΕΜΘ θα 
είναι ξεκάθαρη αδικία προς το θεσμο μας. Επιπλέον θα πρέπει να γίνει αναπροσαρμογη ΤΟΥ μισθολογίου για 
να μην χρειάζεται ο κάθε συνάδελφος να δουλεύει παράνομα για να μπορεί να ζήσει την οικογένεια του. Αυτό 
δε, θα είναι και προς το συμφέρον της υπηρεσίας γενικότερα. Θα μπορούσα να γράψω αρκετά για θέματα που 
μας απασχολούν αλλά θα αρκεστώ σε αυτά τα λίγα για τώρα. Είναι ξεκάθαρο ότι αν δεν μας στηρίξουν (ολοι) 
σαν θεσμό δεν θα πρέπει να περιμένουν στήριξη και από εμάς γιατί η ζωή έχει αλλάξει και πλέον υπάρχουν 
θέματα επιβίωσης στους συναδέλφους που απαιτούν λύσεις.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
επαγγελματιών οπλιτών σύμφωνα με την επισημη πρόταση της πομενς.επισης να επιλυθούν τα νυχτερινά 
καθώς και αναβάθμιση του θεσμού.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:00 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών, σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:19 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:52 

17 Δεκεμβρίου 2022, 09:39 | ΚωνσταντίνοςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΟι απόφοιτοι ΑΣΣΥ κάτοχοι πτυχίου ΑΕΙ, 
επιβραβεύονται με την απόκτηση ενός ακόμα βαθμού και καλώς γίνεται αυτό.
Δεν υπάρχει όμως η αντίστοιχη μέριμνα για τους ΕΜΘ αποφοίτους ΑΕΙ.
Η απόκτηση ενός πτυχίου ΑΕΙ δεν έχει να κάνει με την προέλευση…
Τον ίδιο κόπο και την ίδια προσπάθεια κατέβαλαν και οι δύο κατηγορίες (ΑΣΣΥ – ΕΜΘ), όμως η πολιτεία δεν 
αναγνωρίζει αυτό το ευεργέτημα στους ΕΜΘ!
Είναι σαν η ίδια η πολιτεία, να μην αναγνωρίζει το πτυχίο που η ίδια δίνει!
Παρακαλώ για την επανεξέταση του θέματος και την αποκατάσταση της αδικίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:42 

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

Ως Εθελοντής Μακράς Θητείας, θεωρώ ότι το άρθρο κινείται στη σωστή κατεύθυνση. Ο επιπλέον καταληκτικός 
και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες, αλλά κλείνει την ψαλίδα 
περισσότερο.
Να ρυθμιστεί ανάλογα και η μισθολογική αποκατάσταση με την μεταφορά στο Β μισθολογικό κλιμάκιο.Μια 
ελάχιστη αναγνώριση στα όσα έχει προσφέρει αυτός ο Θεσμός.

Επίσης θα πρέπει να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό και βαθμολογικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.
Είναι άδικο για τόσους συναδέλφους να βρεθούν στον δρόμο.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:03 

Παρακαλούμε να δίδεται ο βαθμος του υπλγου στα 31 έτη υπηρεσίας για να έχει και νόημα ο βαθμός

Βεβαια Πρέπει επιτέλους να αρχίσουν να πληρώνουν τούς ανλγους ΕΜΘ ως ανλγους και όχι ως ανθστες αλλιώς 
είναι κοροϊδία ο βαθμός…
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Πρέπει να γίνουν άμεσα χιλιάδες προσλήψεις νέων στελεχών καθώς ο μέσος όρος του προσωπικού είναι πάνω 
από τα 40 έτη…

Να δοθούν επιπλέον κίνητρα για εξαγορά δεύτερης μαχιμης πενταετίας οπως και της τριετίας και την εξαγορά 
των τέκνων

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:30

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:41 

Η αδικία των συναδέλφων ΕΜΘ πρέπει να τακτοποιηθεί όχι μόνο βαθμολογικά αλλά και οικονομικά! Αν δε 
μπούνε στη Β μισθολογικη κατηγορία η προαγωγή δε θα έχει καμία αξία! Τι να την κάνουν την ηθική 
ικανοποίηση αν δεν υπάρχει οικονομική τακτοποίηση σύμφωνα με το βαθμό που θα φέρουν?

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:45 

Κύριε Υπουργέ ευχαριστώ εκ των προτέρων, για την δυνατότητα συμμετοχής μου στην δημόσια διαβούλευση, 
του συγκεκριμένου νομοσχεδίου.

Θεωρώ ότι η Πολιτεία δεν αντιμετώπισε ισότιμα τα δύο φύλα. Μέχρι και το 1989 οι γυναίκες που γίνονταν 
δεκτές στις ΕΔ, ονομάζονταν ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ και μετά την μονομοποίηση τους εντάσσονταν στον ν.445/1974. 
Αντίθετα οι άντρες στο ίδιο χρονικό διάστημα γίνονταν δεκτοί ως ΟΠΥ και αν και με καθυστερημένη 
μονιμοποίηση με το ΦΕΚ 220/2011 όπου «Με Προεδρικό διάταγμα που εκδόθηκε στην Αθήνα την 28−3−2011 
«Μονιμοποίηση Εθελοντών Μακράς Θητείας Ανθυπασπιστών−Υπαξιωματικών Στρατού Ξηράς» σύμφωνα με τις 
κείμενες διατάξεις του Ν.Δ. 445/74 και με
πρόταση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, αποφασίζεται: Μονιμοποιούνται, κατόπιν αιτήσεώς τους, σύμφωνα με 
τις συνδυασμένες διατάξεις των άρθρων 1 και 69 του Ν. 3883/2010, με το βαθμό που φέρουν, οι παρακάτω 
Εθελοντές Μακράς Θητείας» εντούτοις, δεν εντάχθηκαν στον ν.445/1974 και δεν απόλαυσαν τα προνόμια του 
νόμου αυτού βαθμολογικά αλλά και μισθολογικά. Με αποτέλεσμα αν και μονιμοποιούμενοι εθελοντές με 
απολυτήριο λυκείου από το 2011, να τοποθετηθούν στο Γ Μισθολογικό Κλιμάκιο του ν.4472/2017 περί Ειδικών 
Μισθολογίων και όχι στο Β Μισθολογικό Κλιμάκιο όπως οι ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ συνάδελφοι τους.

Εδώ να θέσω το εξείς ζήτημα. Αρκετά στελέχη προερχόμενα από τον θεσμό των ΕΜΘ, δεν υπέβαλαν αίτηση 
μονιμοποιήσεως για δικούς τους λόγους. Όμως η Πολιτεία δεν διαχώρησε εκείνους που δεν υπέβαλαν αίτηση 
μονιμοποιήσεως από εκείνους που μονιμοποιήθηκαν, έτσι ώστε οι μεν να παραμείνουν ΕΜΘ και οι δε (που 
σημειωτέον στο δελτίο στρατιωτικής τους ταυτότητας αναγράφονται ΜΟΝΙΜΟΙ) να ενταχθούν από την 
ημερομηνία μονιμοποιήσεως τους στον ν.445/1974, ο οποίος αφορά όλους τους εκ μονιμοποιήσεως εθελοντές.
Μόνιμοι δηλαδή μεν αλλά στην αντιμετώπιση σε όλα τα επίπεδα ως μη μόνιμοι σύμφωνα με τον παραπάνω 
νόμο.

Παρακαλώ να δώσετε μια λύση που να αποκαθιστά αυτή την χρόνια αδικία που δέχονται τα στελέχη του 
θεσμού των ΕΜΘ σε σχέση με τις συναδέλφους τους ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ, τόσο σε βαθμολογικό όσο και σε 
μισθολογικό επίπεδο.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Είναι μεγάλη ηθική ικανοποίηση και αίσθηση του κράτους δικαίου των συναδέλφων που προέρχονται από το 
θεσμό των Ε.Π.Υ., η τροποποίηση της παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 1848/1989, που αφορά την βαθμολογική 
εξέλιξη στο βαθμό του Υπολοχαγού και τον αποστρατευτικό βαθμό στο βαθμό του Λοχαγού, των εθελοντών 
μακράς θητείας. Θα υπάρξει εμπιστοσύνη των στελεχών με την Πολιτεία.
Για την ισονομία και τη δικαιοσύνη όλων των συναδέλφων, (ΑΕΙ ΑΣΣΥ, ΕΜΘ και ΕΠΟΠ), πρέπει να προβλεφθεί 
ένας επιπλέον καταληκτικός βαθμός για τους ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ, όπου θα είναι η έμπρακτη επιβράβευση 
όσων μόχθησαν περισσότερο και πιστοποιήθηκαν από Ανώτατο Εκπαιδευτικό Ίδρυμα. Η ίδια νομοθεσία 
ακολουθείτε για τους συναδέλφους ΑΣΣΥ και ΑΕΙ. Το πτυχίο ΑΕΙ πρέπει να επιβραβεύεται σε όλους τους 
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συναδέλφους ανεξάρτητα από την προέλευσή τους, για να υπάρχει δικαιοσύνη μεταξύ των στελεχών και για να
μην δημιουργούνται άνισες αδικίες.

Πρέπει να συμπεριληφθεί στο παρόν νομοσχέδιο άρθρο για το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών, 
δεν υφίσταται πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη οικογένεια των στρατιωτικών, 
όπως παρακάτω:
(α) Κατάργηση των ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να 
παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 ετών.
(β) Βαθμολογική εξέλιξη στον βαθμό του Ανθυπασπιστή και αποστρατευτικό βαθμό στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού.
γ) Να μην υπάγονται στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 17:29 

Γίνεται αναφορά σε διαβούλευση άρθρου που άφορα, ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ, 
στο οποίο φαίνεται να μην γίνεται καμιά πρόβλεψη για τους επαγγελματίες οπλίτες τους οποίους 
αποστρατεύετε στα 50 έτη ανεξαρτήτως ετών υπηρεσίας αυτεπάγγελτα με ένα διάταγμα του 74, το οποίο και 
καταργήσατε για άλλη κατηγορία υπαξιωματικών μη παραγωγικών σχολών. Το προσωπικό της κατηγορίας 
αυτής αριθμεί περίπου 20000 άνδρες και γυναίκες, Θα ήταν συνετό να υπάρξει μέριμνα και για αυτούς οι οποίοι
υπηρετούν και προσφέρουν εδώ και 20 έτη την πατρίδα όπου και όποτε απαιτηθεί όπως όλες οι κατηγορίες 
στρατιωτικών ανεξαρτήτου προέλευσης.
Ευχαριστώ!

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:24 

Να προστεθεί άμεσα στο νομοσχέδιο και η επίλυση του συνταξιοδοτικού των ΕΠΟΠ. Να σταματήσει επιτέλους ο 
εμπαιγμός. Είναι ΝΤΡΟΠΗ να παραμείνει αυτό το τόσο σημαντικό θέμα άλυτο και να αιωρείται..

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:28 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:27 

ΟΙ ΕΠ.ΟΠ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΥΝ ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΩΣ ΣΕ (ΕΙΡΗΝΕΥΤΙΚΕΣ) ΑΠΟΣΤΟΛΕΣ, ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΕΙΣ,
ΣΥΝΤΗΡΗΣΕΙΣ ΟΧΗΜΑΤΩΝ, ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ, ΟΠΛΙΣΜΟΥ, ΕΚΤΕΛΟΥΝ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΦΥΛΑΞΗΣ, ΕΚΤΕΘΙΜΕΝΟΙ ΣΕ 
ΟΛΑ ΤΑ ΔΥΣΜΕΝΗ ΚΑΙΡΙΚΑ ΦΑΙΝΟΜΕΝΑ -ΧΑΡΗ ΣΤΙΣ ΑΓΚΥΛΩΣΕΙΣ ΤΗΣ ΙΕΡΑΡΧΙΑΣ ΚΑΙ ΧΩΡΙΣ ΝΑ ΓΙΝΕΤΑΙ ΠΛΗΡΗΣ 
ΕΚΜΕΤΑΛΕΥΣΗ ΤΩΝ ΣΥΓΧΡΟΝΩΝ ΜΕΤΡΩΝ (ΚΑΜΕΡΕΣ, ΣΚΥΛΟΙ ΚΤΛ) ΚΑΙ ΟΛΑ ΑΥΤΑ ΚΑΤΩ ΑΠΟ ΕΝΑ ΙΔΙΑΙΤΕΡΟ 
ΚΑΘΕΣΤΩΣ ΣΥΜΠΕΡΙΦΟΡΑΣ (ΚΟΥΡΕΜΑ, ΞΥΡΙΣΜΑ, ΓΥΑΛΙΣΜΑ, ΠΡΟΣΟΧΗ, ΠΛΥΘΗΝΤΙΚΟΣ ΚΤΛ). ΟΛΑ ΑΥΤΑ 
ΠΡΟΦΑΝΩΣ ΚΑΙ ΕΠΗΡΡΕΑΖΟΥΝ ΜΕ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΗ ΕΝΤΑΣΗ ΤΗΝ ΣΩΜΑΤΙΚΗ ΚΑΙ ΚΥΡΙΩΣ ΨΥΧΙΚΗ ΥΓΕΙΑ ΕΝΑΝΤΙ 
ΣΥΝΟΜΙΛΙΚΩΝ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΑ ΣΩΜΑΤΑ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ Η ΣΤΟΝ ΕΤΕΡΟ ΔΗΜΟΣΙΟ ΤΟΜΕΑ. ΑΥΤΑ ΤΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ
ΦΥΣΙΚΑ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΑΝ ΟΙ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΚ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΚΑΤΑ ΤΟ ΠΑΡΕΛΘΟΝ ΚΑΙ ΣΕ ΑΛΛΑ ΕΘΝΗ ΟΠΩΣ Π.Χ
Ο ΚΑΛΥΤΕΡΟΣ ΣΤΡΑΤΟΣ ΤΟΥ ΚΟΣΜΟΥ Ο ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΟΣ, Ο ΟΠΟΙΟΣ ΕΔΩ ΚΑΙ ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ ΔΙΝΕΙ ΠΛΗΡΗ ΣΥΝΤΑΞΗ 
ΣΤΟΥΣ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ ΕΚ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ (ENLISTED) ΜΕ 20 ΕΤΗ ΜΟΝΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ. ΣΥΝΕΠΩΣ ΘΕΩΡΩ ΟΤΙ 
ΠΡΕΠΕΙ ΚΑΙ ΟΙ ΕΠ.ΟΠ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΝΑ ΛΑΜΒΑΝΟΥΝ ΠΛΗΡΕΙΣ ΣΥΝΤΑΞΙΜΕΣ ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ 
ΤΟΥΣ ΚΑΤΑ ΤΗΝ ΣΥΜΠΛΗΡΩΣΗ ΤΟΥ 50ου ΕΤΟΥΣ ΤΗΣ ΗΛΙΚΙΑΣ ΤΩΝ. ΕΝΑΛΛΑΚΤΙΚΑ ΝΑ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΣΤΟ 
ΣΤΡΑΤΕΥΜΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΛΙΚΙΑ ΤΩΝ 60 ΑΛΛΑ ΝΑ ΕΧΟΥΝ ΙΔΙΕΣ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΕΣ Κ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΕΣ ΑΠΟΛΑΒΕΣ ΟΠΩΣ
ΟΙ ΕΤΕΡΟΙ ΥΠΑΞΙΩΜΑΙΤΚΟΙ ΑΠΟ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟ, ΟΙ ΕΜΘ. ΕΠΙΣΗΣ ΚΑΘ’ΟΤΙ Η ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΗ ΗΓΕΣΙΑ ΕΧΕΙ «ΚΟΛΛΗΜΑ»
ΜΕ ΤΗΝ ΕΙΣΑΓΩΓΗ ΤΩΝ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΕΚ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΣΤΟΝ ΘΕΣΜΟ ΤΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ, ΝΑ ΘΕΣΠΙΣΤΟΥΝ 2 
ΕΠΙΠΛΕΟΝ ΕΝΔΙΑΜΕΣΟΙ ΒΑΘΜΟΙ: ΤΟΥ ΥΠΑΣΠΙΣΤΗ ΚΑΙ ΤΟΥ ΑΣΠΙΣΤΗ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:55 
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης τάσσομαι στο πλευρό των συναδέλφων μου ΕΠΟΠ και ζητάω να συμπεριληφθεί στο 
νομοσχέδιο το συνταξιοδοτικό μας
Άμεση, βιώσιμη και ρεαλιστική λύση

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:27 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να επιλυθεί το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών (ΕΠΟΠ) . 
Ευχαριστώ εκ των προτέρων!

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:25 

Ως επαγγελματίας οπλίτης επιθυμώ την λυση του συνταξιοδοτικού προβληματος του θεσμού μας άμεσα. Δεν 
γίνεται να πηγαινουμε στη δουλειά μας και να μην γνωρίζουμε τι θα γίνει με εμάς μελλόντικα. Επίσης δεν 
μπορεί να γίνεται κατάφορη διάκριση ανάμεσα σε δυο Θεσμους που προερχονται από προκυρηξη δημιουργείται
αναστάτωση στο στράτευμα.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

Θεωρώ ότι στα πλαίσια της αρχής της ίσης μεταχείρισης του διοικουμενου από το κράτος, αλλά και 
επιβράβευσης της αριστείας θα πρέπει να ληφθεί μέριμνα για τους ΕΜΘ κατόχους πτυχίου τριτοβάθμιας 
εκπαίδευσης ανάλογη με την μεταχείριση των αποφοίτων ΑΣΣΥ με χορήγηση ενός επιπλέον αποστρατευτικου 
βαθμού ή την χορήγηση του προ αποστρατειας βαθμού νωρίτερα

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:38 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω,να συμπεριληφθεί εντός του νομοσχεδίου η επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
επαγγελματιών οπλιτών.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:45 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:47 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:59 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών, σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:05 
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Δίνετε στους ΕΜΘ κι άλλο βαθμό και δεν κινδυνεύουν φυσικά να αποστρατευτούν αυτεπάγγελτα , τους ΕΠ.ΟΠ 
όμως τους αφήνετε στον αέρα , ποια η διαφορά μεταξύ θεσμών εθελοντών ; Εκείνος των ΕΜΘ είναι ανώτερος; 
Οι μονιμοποιημένες εθελόντριες φέρουν βαθμό Τχη και Ανχη , είναι κάτι ανώτερο και αυτοί ως εθελοντές;
Γιατί οι ΕΠ.ΟΠ να διωχθούν στα 50 και ολοι οι υπόλοιποι να παραμείνουν και μάλιστα να παίρνουν βαθμούς 
πέραν των προβλεπομένων; Υπάρχει ισότιμη μεταχείριση μεταξύ εθελοντών ; Με λύπη μου βλέπω ότι όχι.
Αυτή η μεγάλη αδικία πρέπει να παύσει, το προεδρικό διάταγμα του 1974 είναι γραμμένο για τα τότε δεδομένα 
που ολοι εξελίσσονταν βαθμολογικά και για να μην γίνονταν Ανθστες μέχρι τα 50 σήμαινε ότι είχανε φάει 
στερήσεις βαθμού !
Εκτος και αν οι εθελοντές είναι δύο και τριών ταχυτήτων,.
Δίνετε βαθμούς σε μονιμοποιημένες εθελόντριες και ΕΜΘ οι οποίοι έχουν απολυτήρια γυμνασίου και λυκείου και
οι ΕΠΟΠ που έχουν επαγγελματικά προσόντα επιπέδου 5 και 6 θα αποστρατευτούν στα 50; Πώς εξηγείται; Ένας
ΕΠ.ΟΠ με πτυχίο στην ειδικότητά του και 25 χρόνια υπηρεσίας , στα 50 δεν θα μπορεί να προσφέρει;Ενώ ολοι 
οι άλλοι , μπορούν; Όλοι οι ΕΠΟΠ προσλήφθηκαν με τα προσόντα που ζητούσε η εκάστοτε προκήρυξη και 
πουθενα δεν αναφέρονταν ότι υπάρχει περίπτωση να διωχθούν λόγω ηλικίας κάποια στιγμή.
Παρακαλώ για την άμεση αποκατάσταση της αδικίας που αναφέρεται παραπάνω.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:55 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:24 

Κύριε Υπουργέ ευχαριστώ εκ των προτέρων, για την δυνατότητα συμμετοχής μου στην δημόσια διαβούλευση, 
του συγκεκριμένου νομοσχεδίου.

Θεωρώ ότι η Πολιτεία εξ’ αρχής έπραξε εσφαλμένα ως προς τον θεσμό των Οπλιτών Πενταετούς Υποχρέωσης 
(ΟΠΥ) που μετέπειτα μετονομάστηκε σε «Εθελοντές Πενταετούς Υπηρεσίας» (ΕΠΥ) και εξελίχθηκε ως 
«Εθελοντές Μακράς Θητείας» (ΕΜΘ).

Συγκεκριμένα, η Πολιτεία δεν αντιμετώπισε ισότημα τα δύο φύλα, καθόσον μέχρι και το 1989 οι γυναίκες που 
γίνονταν δεκτές στις ΕΔ, ονομάζονταν ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ και μετά την μονομοποίηση τους εντάσσονταν στον 
ν.445/1974. Αντίθετα οι άντρες στο ίδιο χρονικό διάστημα γίνονταν δεκτοί ως ΟΠΥ και αν και με 
καθυστερημένη μονιμοποίηση με το ΦΕΚ 220/2011 όπου «Με Προεδρικό διάταγμα που εκδόθηκε στην Αθήνα 
την 28−3−2011 «Μονιμοποίηση Εθελοντών Μακράς Θητείας Ανθυπασπιστών−Υπαξιωματικών Στρατού Ξηράς» 
σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις του Ν.Δ. 445/74 και με
πρόταση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, αποφασίζεται: Μονιμοποιούνται, κατόπιν αιτήσεώς τους, σύμφωνα με 
τις συνδυασμένες διατάξεις των άρθρων 1 και 69 του Ν. 3883/2010, με το βαθμό που φέρουν, οι παρακάτω 
Εθελοντές Μακράς Θητείας» εντούτοις, δεν εντάχθηκαν στον ν.445/1974 και δεν απόλαυσαν τα προνόμια του 
νόμου αυτού βαθμολογικά αλλά και μισθολογικά. Με αποτέλεσμα αν και μονιμοποιούμενοι εθελοντές με 
απολυτήριο λυκείου από το 2011, να τοποθετηθούν στο Γ Μισθολογικό Κλιμάκιο του ν.4472/2017 περί Ειδικών 
Μισθολογίων και όχι στο Β Μισθολογικό Κλιμάκιο όπως οι ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ συνάδελφοι τους.

Παρακαλώ να δώσετε μια λύση που να αποκαθιστά αυτή την χρόνια αδικία που δέχονται τα στελέχη του 
θεσμού των ΕΜΘ σε σχέση με τις συναδέλφους τους ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ, τόσο σε βαθμολογικό όσο και σε 
μισθολογικό επίπεδο

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:28 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών, σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:28 

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.
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Η συνταξιοδότηση κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο συνταγματικό δικαίωμα και δεν 
νοείται από καμία ευρωπαϊκή νομοθεσία και καμιά συνταγματική διάταξη να οδηγούνται στην έξοδο από το 
επάγγελμα τους άνευ συνταξιοδότησης πολύτιμα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:50 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:36 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:42

Σχετικά με την επίλυση του συνταξιοδοτικού ΕΠΟΠ, μια λύση θα μπορούσε να είναι να εφαρμοστεί η 
κινητικότητα στον ευρύτερο δημόσιο τομέα,ανάλογος των προσόντων των στελεχών.Η αυταπάγγελτη 
αποστρατεία στρατιωτικού φυσικά και συνταξιοδοτείται από την επόμενη μερα.Ο εργοδότης στην περίπτωση 
αυτή παραβιάζει μονομερός την σύμβαση εργασίας.Η μονιμοποίηση των ΕΠΟΠ έγινε με ορκομωσία,με 
καταγεγραμμένη τελετή στις μονάδες.Ουδέποτε μέχρι πρόσφατα δεν μας ενημέρωσε κάνεις για την 
ιδιαιτερότητα του ηλικιακού ορίου.Η πολιτεία αποκρύπτει εσκεμμένα η μη ακόμα και σήμερα στις προκηρύξεις 
ΕΠΟΠ τον νόμο του 74.Η τεράστια οικονομική ζημιά που έχουν σκοπό να επιφέρουν στο πιο αξιόμαχο 
στρατιωτικό προσωπικό δεν μπορεί να μην έχει καμία δικαστική αξίωση.Για την αποφυγή τέτοιων 
καταστάσεων που δεν συνάδουν με το πνεύμα του στρατιωτικού,παρακαλώ όπως συμπεριλάβετε σε σχέση με 
τους εποπ
α. Το δικαιώμα της παραμονής για όσους το επιθυμούν μετά τη συμπλήρωση των 50 και την μετακίνησή τους 
στον ευρύτερο δημόσιο τομέα ώστε να μην παραβιαστεί μονόπλευρα από τον εργοδότη η σύμβαση τους.
β. Την ενημέρωση των νέων υποψηφίων ΕΠΟΠ στις προκηρύξεις για την ιδιαιτερότητα του ηλικιακού ορίου, 
ώστε να είναι ξεκάθαροι οι όροι της εργασιακης σύμβασης από την αρχή.
γ. Την άμεση καταβολή της σύνταξης αμέσως μετά την συμπλήρωση του ηλικιακου ορίου για όσους επιθυμούν 
την έξοδο.
την έξοδο τους.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:09 

Αγαπητοί συναδελφοι εκ ΑΣΣΥ αυτη η καραμελα περι εδωσα πανελληνιες και μπηκα στη σχολη σταματηστε 
την.Να σας θυμισω οτι η σχολη σας ειναι επιπεδου ΙΕΚ,που με δυο χρονια και τωρα με τρια και θελετε να 
αναγνωριστει ΑΤΕΙ.Πριν το 93 πως μπαινατε στις σχολες??Σαν τους εθελοντες με διαγωνισμο.Σταματηστε να 
βγαζετε τη χολη σας και κοιταξττε να λυσουμε αλλα θεματα ποιο σοβαρα!!

 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:25

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:28 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.Ευχαριστω

 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:08 

ΣύνδεσμοςΠαρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον 
Υ.ΕΘ.Α. κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών 
Οπλιτών , δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των 
στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 
445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 
ετών.β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.
Συνταξιοδοτικό, νυχτερινά, αναβάθμιση θεσμού κ.α επίλυση χθες.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:17 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

Ντροπή στο σύγχρονο ελληνικό κράτος και τις μεθοδεύσεις των εκάστοτε κυβερνήσεων να χρησιμοποιούν έναν 
νόμο της χούντας, εφαρμόζοντάς τον σε τελείως διαφορετικές συνθήκες από αυτές που ίσχυαν όταν 
νομοθετήθηκε. Επιτέλους αυτή η «μαμα» πατρίδα θα γίνει ποτέ δίκαιη για τα παιδιά της? Ποιος ΕΠΟΠ θα μπορεί
να βρεί δουλειά στα 50 του, να κάνει ξανά νέα αρχή για να πάρει κάποια στιγμή μια ανθρώπινη σύνταξη στα 67
του όπως ορίζουν οι διατάξεις του ΕΦΚΑ. Γιατί μη γελιέστε ο ΕΦΚΑ ΔΕΝ θα δώσει σύνταξη νωρίτερα!!!Κανείς 
νέος να μη πάει εθελοντής και ΕΠΟΠ αφού το συνταξιοδοτικό τους είναι μια σκέτη απάτη!!!Κάνετε κάτι 
ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ!!! υπάρχουν οικογένειες με παιδιά εκεί έξω και ανθρώπινες ψυχές, οι τύχη των οποίων κρέμεται 
στην εσκεμμένη ολιγωρία κάποιων, γιατί μετά τόσον καιρό μόνο εσκεμμένη θα θεωρείται!!! Καταργείστε τον 
νόμο αυτόν επιτέλους του 1974. Μια σύζυγος ΕΠΟΠ ΚΑΙ ΜΗΤΕΡΑ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:08 

Καλημέρα σας…
Θέλω να πω και εγώ με την σειρά μου κάποια πράγματα προσπαθώντας ωστόσο να μην θίξω Βαθμούς ή 
προελεύσεις….

Εν έτη 1985 μέσω του Ν.1513 ξεκίνησε η κατάταξη προσωπικού, αρχικά στον ΣΞ με την ιδιότητα του Εθελοντή 
(ΟΠΥ) μέσω της οποίας κατετάγη και εγώ όπως πολλοί άλλοι συνάδελφοί…
Από το 1989 και μετά η ίδια τακτική πρόσληψης προσωπικού εφαρμόστηκε και στο ΠΝ – ΠΑ…
Αρχικά δεν υπήρχε πρόβλεψη μετά την πενταετία να παραμείνουμε, γεγονός το οποίο άλλαξε βάσει του 
Ν.1848/89.
Έτσι, με αίτηση μου προς την Υπηρεσία ζήτησα την περαιτέρω παραμονή μου πλέον ως ΕΜΘ.
Την 5.4.2011 βάσει του ΦΕΚ 220 μονιμοποιήθηκα φέροντας τότε τον βαθμό του Αρχιλοχία.
Έκτοτε ουδέποτε η Υπηρεσία με αντιμετώπισε ως Μόνιμο πλέον Στέλεχος των ΕΔ γιατί δεν αποφοίτησα από 
παραγωγική σχολή Υπαξιωματικών…
Έφτασε η στιγμή πλέον:
Να είμαι Ανθυπολοχαγός.
Να έχω Ατομικά Έγγραφα Μονίμου Αξκου.
Να είμαι κάτοχος δελτίου στρατιωτικής ταυτότητας Μονίμου.
Να έχω Αριθμό Μητρώου Αξκου.
Κι όμως να μην αναγνωριζομαι ως Μόνιμος από την ίδια την φυσική μου Ηγεσία και κατ’ επέκταση από 
πολλούς συναδέλφους αποφοίτους παραγωγικής σχολής…
Να μην δικαιούμαι την μετάταξη στο Σώμα Έρευνας Πληροφορικής.
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Να μην δικαιούμαι την μετάθεση στην Νήσο Κ.
53+ ετών πλέον, με 34 ετη και 7 μήνες πραγματικής υπηρεσίας στην πλάτη, κι όμως στο περιθώριο, τον 
χλευασμό και την ειρωνία ορισμένων.
Έφαγα ψωμί από τις ΕΔ όπως όλοι μας…
Έθρεψα κι εγώ την οικογένεια μου όπως όλοι μας…
Γιατί όμως να βιώνω την απέχθεια ορισμένων ;
Βαθμολογικά εξελίχτηκα λιγότερο από τους υπόλοιπους εξ Εθελοντών, παρόλο που εγώ ξεκίνησα ως 
Υπαξιωματικός με τον βαθμό του Δεκανέα.
Μισθολογικά, σε σχέση με τους υπόλοιπους εξ Εθελοντών τοποθετήθηκα στην Γ κατηγορία με τους ΕΠΟΠ ….
Ποιοί άλλοι εξ Εθελοντών όμως μπήκαν στην ίδια μισθολογική κατηγορία ;
Ακόμα και ο Ανθυπολοχαγός από ΔΕΑ λαμβάνει μισθολογικές απολαβές της Α κατηγορίας….
Κι όμως, νεότερος μου καθότι έφεδρος….
Κύριοι, ο θεσμός μας ανήκει στις ΕΔ….
Δεν είμαστε Εμείς και οι Άλλοι….
Δώστε την πλήρη εξομοίωση με τους υπόλοιπους συναδέλφους εξ Εθελοντών βάζοντας τίτλους Τέλους σε μια 
πρωτοφανή για τα δεδομένα των Εθελοντών, αδικία….
Μέσω των προηγούμενων σχολίων συναδέλφων ΑΣΣΥ, βλέπετε ότι κανένας δεν επιθυμεί να αδικείται.
Ισχύει όμως και για εμάς αυτό.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

-Επίλυση θέματος σταδιοδρομιας -εξελίξεις ΕΠ.ΟΠ.
-Συμφωνος λειτουργίας σταδιοδρομιας ΕΜΘ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:48 

Αναφορικά με τα διαλαμβανόμενα επί του αποστρατευτικου βαθμού των Αξιωματικών εξ Εθελοντών Μακράς 
Θητείας, παρακαλώ να λάβετε υπόψη σας τα παρακάτω:
Α. Προέρχονται από την ίδια κατηγορία στρατιωτικού προσωπικού των ΕΔ, αυτή του Εθελοντή.
Η προέλευση των Εθελοντών μπορεί να χωρίζεται σε πέντε υποδιαιρέσεις:
Του ΝΔ 445/74
Του Μουσικού Σώματος
Του Ν.705/77
Του Ν. 1513/85
Του Ν.1848/89, αλλά η κατηγορία κατάταξης βάσει του ΣΚ 20-1, είναι πάντα η ίδια, αυτή του Εθελοντή…
Β. Τα αναλογικως ισχύοντα περί των Εθελοντριων του Ν.705/77, κατά την πρώτη δημοσίευση του Ν. 1848/89 
άρθρο 13 Παρ.5 έδωσαν χρονικό διάστημα στις καταταγεντες των ετών 1979 ως και 1984 να δηλώσουν να 
μείνουν ως ΕΜΘ, ως την καταληκτική ημερομηνία της 8.7.89.
Εφόσον, δεν δήλωσαν τότε να μείνουν ως ΕΜΘ, γιατί την 9/7.89 δεν απολύθηκαν ως όφειλαν ;
Αν πάλι δεχτούμε την παραμονή των ως ΕΜΘ, πώς έχουν τον διοικητικό βαθμό του Ταγματάρχη και Σμηναρχου 
στην ΠΑ ;
Για την άμεση αποκατάσταση της αδικίας απαιτείται η πλήρης βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση των
ΕΜΘ ώστε να λάβει τέλος αυτή η διάκριση εις βάρος ενός θεσμού που εξακολουθεί να στηρίζει το στράτευμα 
πάραυτα…
Είναι η ευκαιρία σας !!!

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών, σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητώ να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο το συνταξιοδοτικό τον ΕΠΟΠ ΜΕΣΩ ΤΗΣ 
ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΈΝΗΣ ΠΡΌΤΑΣΗΣ ΤΗΣ ΠΟΜΕΝΣ.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Προτείνεται κατάργηση του άρθρου 47. Κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ 
στο βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ 
ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσιδικης 
δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά 
και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ για επίλυση του θέματος.
Για ποιο λόγο να ενταχθούν στο Β’μισθολογικό κλιμάκιο αντί να προστεθούν κι άλλες βαθμίδες στο κλιμάκιο Γ´
στο οποίο ανήκουν;
Γιατί οι ΕΠΟΠ αντιμετωπίζονται δυσμενώς σε σχέση με τους ΕΜΘ και δεν ρυθμίζεται ούτε το συνταξιοδοτικό 
τους;

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:12

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 

Πλήρης εξομοίωση με τις εθελόντριεε του Νόμου 77 θα ήταν το δίκαιο για την βαθμολογική αποκατάσταση των 
ΕΜΘ.Το λέμε τόσα χρόνια

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:16

Άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με την πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 

Δεν συμπεριλαμβάνεται η αποκατάσταση του συνταξιοτικού των στελεχών που προέρχονται από το θεσμό των 
ΕΠΟΠ! Ζητάω να ενταχθεί εντός του νομοσχεδίου η πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ για το θέμα των ΕΠΟΠ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:59 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:30 

Ως ΕΜΘ ο βαθμός που δίνετε δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις αντίστοιχες εθελοντριες..
Τα νυχτερινά τα αφήνω απλά ασχολιστο..αν ένας επιχειρηματίας πληρώνει έναν εργαζόμενο για 5 ώρες και τον
βάζει και δουλεύει 8ωρες το θεωρείτε παράνομο..για το στρατό το φέρατε σε ΚΥΑ!!!!
Το σημαντικότερο όμως όλων δεν το αναφέρετε πουθενά που είναι η επίλυση του συνταξιοδοτικού των 
συναδέλφων ΕΠΟΠ..είναι κρίμα και άδικο να υφίστανται τόσοι συνάδελφοι με τις οικογένειες τους,που έχουν 
δώσει ψυχη και σώμα στις Ένοπλες Δυνάμεις τέτοια ταλαιπωρία και είναι τουλάχιστον άδικο να μιλάμε για 
15000 προσλήψεις ενώ δεν υπάρχει βούληση να λυθεί το πρόβλημα των είδη υπάρχοντων συναδέλφων.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:25 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών, σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:59 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:44 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Απαίτηση όλων των Επαγγελματιών Οπλιτών συμπεριλαμβανομένου κι εμένα, είναι να ενταχθεί στο νομοσχέδιο
το συνταξιοδοτικό ζήτημα καα να δωθεί επιτέλους μια λύση, σύμφωνα με την πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:38 

Να συμπεριληφθούν στο παρόν και η επίλυση του συνταξιοδοτικού προβλήματος των ΕΠΟΠ όπως σας έχει 
προταθεί από την ΠΟΜΕΝΣ.
Παράλληλα δεν βλέπουμε την μισθολογική αποκατάσταση των ΕΜΘ που γίνονται Αξκοί και μάλιστα το 
συγκεκριμένο ήταν στις επίσημες δεσμεύσεις του κ. Πρωθυπουργού στην ΔΕΘ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:39

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ κάτοχοι πτυχίου ΑΕΙ, επιβραβεύονται με την απόκτηση ενός ακόμα βαθμού και καλώς 
γίνεται αυτό.
Δεν υπάρχει όμως η αντίστοιχη μέριμνα για τους ΕΜΘ αποφοίτους ΑΕΙ.
Η απόκτηση ενός πτυχίου ΑΕΙ δεν έχει να κάνει με την προέλευση…
Τον ίδιο κόπο και την ίδια προσπάθεια κατέβαλαν και οι δύο κατηγορίες (ΑΣΣΥ – ΕΜΘ), όμως η πολιτεία δεν 
αναγνωρίζει αυτό το ευεργέτημα στους ΕΜΘ!
Είναι σαν η ίδια η πολιτεία, να μην αναγνωρίζει το πτυχίο που η ίδια δίνει!
Παρακαλώ για την επανεξέταση του θέματος και την αποκατάσταση της αδικίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:02 

Ως Αναπληρωτής Γενικός Γραμματέας της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας και 
Θράκης (ΕΣΠΕΑΜ/Θ) και ώς Αντιπρόσωπος στην ΠΟΜΕΝΣ και ώς Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να 
συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με 
την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:58 
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:12

Είμαι Επαγγελματίας Οπλίτης και ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό 
των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:59 

Να γίνει δίκαιη αποκατάσταση στη Β μισθολογική κατηγορία για τους συναδέλφους ΕΜΘ γιατί μόνο με την 
βαθμολογική δεν έχει καμία αξία αφού θα είναι ηθική τακτοποίηση χωρίς αντίκρυσμα όπως είναι και τώρα.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 08:57 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση ττο συνταξιοδοτικό των 
επαγγελματιών οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ. https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-
ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 17 Δεκεμβρίου 2022, 08:19 

να υπάρξει βαθμολογική προαγωγή για όσους έχουν υπηρετήση στρατιωτική θητεία με καταβολή της 
αντίστοιχης εισφοράςως συντάξικης υπηρεσίας και τους πτυχιούχους αει επιπλέον ένα μισθολογικό κλιμάκιο.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 06:49 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών

 17 Δεκεμβρίου 2022, 05:27 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:
α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν 
στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 ετών.
β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.
γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 17 Δεκεμβρίου 2022, 01:23 

Nα γίνει σεβαστή η ιδιαιτερότητα του στρατιωτικού νόμου περί καταβολής σύνταξης ( αμέσως μετά την 
αυταπάγγελτη αποστρατεία),λόγω κατάληψης ηλικιακού ορίου ΕΠΟΠ.ο εργοδότης ουδέποτε μας ενημέρωσε 
για την ιδιαιτερότητα αυτή της σχέσης ηλικίας- βαθμού.Αντίθετα μας μονιμοποίησε με ορκομωσία ,παρουσία 
ιερέα.Η παραβίαση της σύμβασης είναι παράνομη και μονόπλευρη.Ως υπουργός ,ενώ υποσχθεθήκατε την 
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επίλυση του προβλήματος,πετάξατε το μπαλάκι στα επιτελεία.Η νομοθετική απραξία είναι με δόλο, βαραίνει 
προσωπικά τον υπεύθυνο υπουργό, οπότε και σε περίπτωση μη καταβολής της προβλεπόμενης σε περίπτωση 
αυταπαγγελτης αποστρατείας εποπ,αναλογικής σύνταξης,όλες οι μυνήσεις θα στραφούν κατά παντός 
υπευθύνου που έκανε ή δεν έκανε πράξεις που μας οδήγησαν στον εμπαιγμό μας και στην εσκεμμένη 
παραπλάνηση .Οι ΕΠΟΠ είναι οι άνθρωποι που βγάζουν όλη την δύσκολη δουλειά εδώ και πάνω από 20 
χρόνια ,μέρες και νύχτες.Είναι άσχημο που δεν μας συμπεριλαμβάνει πουθενά σε όλα αυτά τα θέματα.Ελπιζω 
να σεβαστείτε τον δύσκολο αγώνα μας και την τήρηση του όρκου μας.Αν μας ενημερώνατε εξ αρχής για το ότι 
στα 50 μας έτη θα μας έδιωχνε η υπηρεσία,δεν θα ορκιζόμασταν οι περισσότεροι από εμάς.Η απόκρυψη αυτής 
της ιδιαιτερότητας συνεχίζεται και στις επόμενες προκυρήξεις ΕΠΟΠ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 01:11 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:42 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης παρακαλώ για την άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού των Επαγγελματιών 
Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-
epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:19 

Προς όφελος όλων των προελεύσεων στις ΕΔ, καλό θα ήταν να δημιουργηθεί το Σώμα Υπαξιωματικών σε 
ξεχωριστό νομοσχέδιο. Αυτό θα άμβλυνε όλες τις διαφορές μεταξύ των Αξκών και των Υπξκών. Παράλληλα, θα
έδινε μεγαλύτερη αξία στις προσπάθειες όλων των εισακτέων στις παραγωγικές σχολές, καθώς ο ρόλος τους 
θα γίνονταν περισσότερο διακριτός και διαφορετικός. Τι νόημα έχει κάποιος Υπξκός να γίνεται Αξκός, όταν οι 
ρόλοι τους ούτως ή άλλως είναι ξένοι μεταξύ τους; Ως λαός οφείλουμε να διορθώσουμε ζητήματα αυτού του 
είδους, διαφορετικά δεν θα μπορέσουμε ποτέ να εξελιχθούμε και να γίνουμε ισάξιοι με τους λαούς της 
κεντρικής και βόρειας Ευρώπης, σύμφωνα με τις επιταγές των επιρροών και των κατευθύνσεων της Αμερικής 
(Δυτικός κόσμος), αλλά θα παραμείνουμε για πάντα ένα οθωμανικό κακέκτυπο μιας άλλης εποχής. Ο ανώτερος
βαθμός του Υπξκού πρέπει να είναι αυτός του Ανθστή, ο οποίος θα αποτελεί και την Ηγεσία αυτών. Εάν 
κάποιος γνωρίζει ότι κάποτε θα γίνει ο Αρχηγός των Υπξκών, αν μη τι άλλο αυτό θα αποτελεί μεγάλο κίνητρο 
για όλους. Μόνον έτσι θα ξεκαθαρίσει η υφιστάμενη συγκεχυμένη κατάσταση. Κάντε ρηξικέλευθες προτάσεις 
και δεν θα βγείτε χαμένοι. Η χώρα χρειάζεται μπροστάρηδες κι ανθρώπους με όραμα για τις ΕΔ. Μπορείτε να 
τα καταφέρετε καλύτερα.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:51 

Τους Επ.οπ τους έχετε για πέταμα αλλά εκλογές έρχονται όπως ανεβήκατε θα πέσετε βλέπεις δεν είναι λίγοι οι 
20.000 ψήφοι και μαζί οι οικογένειές τους.να συμπεριλάβετε κ τους Εποπ κ το συνταξιοδοτικό.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:25 

Πρέπει άμεσα να λυθεί το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:34 

ΔΕΝ ΚΑΤΑΛΑΒΑΊΝΩ ΓΙΑΤΊ ΌΛΟΙ ΟΙ ΕΠ.ΟΠ ΚΆΝΟΥΝ ΤΗΝ ΊΔΙΑ ΑΝΆΡΤΗΣΗ copy paste ΕΠΑΝΩ ΣΕ ΈΝΑ ΆΡΘΡΟ ΠΟΎ 
ΔΕΝ ΤΟΥΣ ΑΦΟΡΆ ΑΛΛΑ ΑΦΟΡΆ ΑΛΛΟ ΘΕΣΜΌ Κ ΑΛΛΟ ΘΕΜΑ..
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ΜΕ ΑΥΤΟ ΤΟ ΤΡΌΠΟ ΧΆΣΑΜΕ Κ ΧΆΝΟΥΜΕ ΤΑ ΣΗΜΑΝΤΙΚΑ ΣΧΌΛΙΑ ΕΠΊ ΤΟΥ ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΈΝΟΥ ΆΡΘΡΟΥ..

ΥΠΆΡΧΟΥΝ ΆΡΘΡΑ ΜΕ ΜΗΔΕΝΙΚΆ ΣΧΌΛΙΑ ΠΙΟΣΧΕΤΙΚΆ ΜΕ ΤΟ ΖΉΤΗΜΑ ΤΩΝ ΕΠ.ΟΠ..ΦΤΆΝΕΙ ΠΙΑ ΑΥΤΉ Η 
ΜΟΝΟΤΟΝΊΑ..

ΟΙ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ ΕΜΘ ΕΠΡΈΠΕ ΧΡΌΝΙΑ ΠΡΙΝ ΝΑ ΛΆΒΟΥΝ ΑΥΤΟ ΤΟΝ ΒΑΘΜΌ ΩΣ ΜΕΡΙΚΉ ΑΠΟΚΑΤΆΣΤΑΣΗ ΤΗΣ 
ΑΔΙΚΊΑΣ ΕΙΣ ΒΑΡΟΣ ΤΟΥΣ ΣΕ ΣΧΈΣΗ ΜΕ ΤΙΣ ΕΘΕΛΌΝΤΡΙΕΣ ΟΙ ΟΠΟΙΕΣ ΈΓΙΝΑΝ Κ ΤΧΕΣ..

ΈΣΤΩ ΚΑΙ ΈΤΣΙ ΟΜΩΣ ΑΞΊΖΟΥΝ ΣΥΓΧΑΡΗΤΉΡΙΑ ΣΤΟΝ ΥΕΘΑ…..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:02 

Δεν επιλύει το βαθμολογικό των ΕΜΘ η ανωτέρω ρυθμιση απλά όπως αναγράφει και στην ανάλυση συνεπειών 
της ρύθμισης επιλύεται μόνο ο αποστρατευτικός βαθμός. Λείπει δηλαδή η πρόταση τροποποίηση του άρθρου 69
του Ν. 3883 /2010 που θα ορίζει τον χρόνο Απονομής του βαθμού του υπλγού.Οι Εποπ και οι απόφοιτοι της 
σχολής Οπλιτών δεν τους ενδιαφέρει το παρόν άρθρο και θα πρέπει να σβηστούν τα ανυπόστατα σχόλια τους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:15 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:52 

Πρέπει να συμπεριληφθεί εντός του νομοσχεδίου η λυση του συνταξιοδοτικού των επαγγελματιών οπλιτών 
σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:27 

Η μονη λογικη και νομιμη εξελιξη για το θεσμο των ΕΠ.ΟΠ ειναι να εχει ακριβως την ιδια αντιμετωπιση με τους 
ΕΜΘ, βαθμο – μισθολογικο κλιμακιο – συνταξιοδοτικο. Υποτιθεται οτι ακολουθεί τους μονιμους υπαξιωματικους 
μη παραγωγικων σχολων. Οποιαδηποτε προταση που δεν ζηταει αυτο απλα συνεχιζει τη λογικη των πολλων 
ταχυτητων στο στρατευμα μεταξυ των θεσμων μονιμων υπαξιωματικων μη παραγωγικων σχολων!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:42

Το συγκεκριμένο νομοσχέδιο προσπαθεί να διορθώσει μια μεγάλη αδικία που έγινε προς τους ΕΜΘ με την 
ψήφιση του καινούργιου μισθολογίου και για να γίνω ποιο σαφής και να καταλάβουν οι φίλοι τον 
στρατιωτικών σχολών ΑΣΣΥ που μιλάνε για αδικία μεταφέρω αυτούσιο το Νόμο υπ’ αριθ. 1848/1989 ΦΕΚ 
112/Α/8-5-1989 πάνω στον οποίο βγήκανε οι προκηρύξεις εισαγωγής ΕΠΥ και μετέπειτα ΕΜΘ. <> Με την 
ψήφιση του καινούργιου μισθολογίου πλέον οι ΕΜΘ πληρωνότανε και ακόμα πληρώνονται ως Ανθυπασπιστές η 
απώλεια εισοδήματος τεράστια και σε μηνιαίο μισθό και σε σύνταξη και δεν νομίζω κάποιος άλλος θεσμός στις 
ένοπλες δυνάμεις να είχε τέτοια απώλεια εισοδήματος, αυτή είναι η αδικία κύριοι να προσλαμβάνεσαι με 
συγκεκριμένη εγκύκλιο να σου την αλλάζουν ολόκληρη εκτός από το βαθμολογικό. Η λύση πρέπει πλέον να 
δοθεί οριστικά με την υπαγωγή στο Β κλιμάκιο για τους ΕΜΘ Ανθυποσμηναγούς και άνω έτσι ώστε να πάρουν 
την σύνταξη που δικαιούνται σύμφωνα με την προκήρυξη εισαγωγής. Δεν είναι χάρη αυτό αλλά δικαιοσύνη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:01 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:03 
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:00 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:16 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:18 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ καθώς και αναβάθμιση του θεσμού.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:49 

Αμεσα πρέπει να δοθεί οριστική και βιώσιμη λύση για το συνταξιοδοτικό των χιλιάδων ΕΠΟΠ,που αυτοι και οι 
οικογένειές τους ζουν στην αβεβαιότητατα.Εχουμε δωσει την ψυχή μας τόσα χρόνια στις Ένοπλες δυνάμεις και 
στην πατρίδα μας. Έλεος πια. Έως εδώ η αδιαφορία

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:53 

ΓΙΑ ΝΑ ΑΝΤΑΠΟΚΡΙΝΕΤΑΙ Ο ΒΑΘΜΟΣ ΤΟΥ ΥΠΛΓΟΥ ΣΕ ΑΞΚΟΥΣ ΠΡΟΕΡΧΟΜΕΝΟΥΣ ΑΠΟ ΤΟΝ ΘΕΣΜΟ ΤΩΝ ΕΜΘ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΣΥΝΟΔΕΥΕΤΑΙ ΑΠΟ ΤΗΝ ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΗ ΤΟΥΣ ΣΤΟ Β ΚΛΙΜΑΚΙΟ ΩΣΤΕ ΝΑ ΜΗΝ ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΑΞΚΟΙ ΑΠΟ 
ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΟΥΣ ΘΕΣΜΟΥΣ ΑΛΛΑ ΜΕ ΙΔΙΑ ΚΑΘΗΚΟΝΤΑ.Ο ΒΑΘΜΟΣ ΤΟΥ ΛΓΟΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΑΠΟΝΕΜΕΤΑΙ ΣΕ 
ΚΑΤΑΛΛΗΛΟΥΣ ΑΞΚΟΥΣ ΜΕ ΠΡΟΣΟΝΤΑ,ΚΑΘΗΚΟΝΤΑ Η ΠΤΥΧΙΑ ΑΝΩΤΑΤΩΝ ΙΔΡΥΜΑΤΩΝ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:03 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:17 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ. Δεν είμαστε παιδιά κατώτερου Θεού. 
Έχουμε οικογένειες με μικρά παιδιά.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:08 
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Να συμπεριληφθούν στο παρόν και η επίλυση του συνταξιοδοτικού προβλήματος των ΕΠΟΠ όπως σας έχει 
προταθεί από την ΠΟΜΕΝΣ.
Παράλληλα δεν βλέπουμε την μισθολογική αποκατάσταση των ΕΜΘ που γίνονται Αξκοί και μάλιστα το 
συγκεκριμένο ήταν στις επίσημες δεσμεύσεις του κ. Πρωθυπουργού στην ΔΕΘ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:19 

ζηταμε να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών 
σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:48 

ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ…… ΚΑΜΙΑ ΠΡΟΒΛΕΨΗ για ΟΛΟΥΣ τους ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ 
ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ (ΕΠ.ΟΠ.) τους οποιους ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΑΙ στα 50 ετη ανεξαρτητως ετων υπηρεσιας 
ΑΥΤΑΠΑΓΓΕΛΤΑ με ενα διαταγμα του 74, το οποιο και ΚΑΤΑΡΓΗΣΑΤΕ για αλλη κατηγορια ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ μη 
παραγωγικων σχολων…. Το προσωπικο τον ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ (ΕΠ.ΟΠ.) αριθμει περιπου 20000 
ανδρες και γυναικες… Θα ηταν ΣΥΝΕΤΟ κ ΔΙΚΑΙΟ να υπαρξει ΜΕΡΙΜΝΑ για ολους τους ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ 
ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ (ΕΠ.ΟΠ.).. Οι οποιοι ΥΠΗΡΕΤΟΥΝ και προσφερουν για την ΠΑΤΡΙΔΑ απο το 2002 εως σημερα 
ΟΠΟΥ κ ΟΤΑΝ ΔΙΑΤΑΧΘΟΥΝ… ΕΓΓΥΗΣΕΙΣ που δώθηκαν από τον Υ.ΕΘ.Α. κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο για το 
νομοσχεδιο και την ΕΠΙΛΥΣΗ του ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΥ για τους ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ(ΕΠ.ΟΠ.)…. Να 
ΚΑΤΑΡΓΗΘΕΙ το άρθρο 8 και η παρ. 2α του άρθρου 39 του Ν.Δ. 445/1974, που θέτει ΟΡΙΑ ΗΛΙΚΙΑΣ και διώχνει 
με ΑΥΤΑΠΑΓΓΕΛΤΗ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ (ΕΠ.ΟΠ.) των Ενόπλων Δυνάμεων ΧΩΡΙΣ 
ΤΗΝ ΑΠΟΝΟΜΗ ΣΥΝΤΑΞΗΣ…. Οσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν στις Ένοπλες Δυνάμεις 
πέραν των 50 ετών. Η ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΗΣΗ κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο 
ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΟ ΔΙΚΑΙΩΜΑ…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:50 

Σύμφωνα με το ΠΔ.21/1991 που αφορά τους ΕΜΘ στο άρθρο 6 αναφέρεται η μισθολογική εξωμοιωση τους με 
τους συναδέλφους από ΑΣΣΥ και συγκεκριμένα στα 33 έτη με τον βαθμό του Λοχαγού.Θεωρω λοιπόν άδικο να 
γραφωνται από συναδέλφους ότι είναι κατάφορη αδικία η απόδοση του βαθμού Υπλγου στους ΕΜΘ από την 
στιγμή που το ίδιο το κράτος νομοθέτησε οι αποδοχές μας να είναι σύμφωνα με το βαθμό που φέρουμε ενώ οι 
σύμβαση ουσιαστικά της εργασίας μας αναφέρει άλλα.Κατοπιν των ανωτέρω θεωρώ προσωπικά ότι πρέπει να 
φέρουμε τον βαθμό του Λοχαγού εν ενεργεία και όχι εν αποστρατεία.Επιπλεον θα ήθελα να τονίσω ότι είναι 
σωστή η αποκατάσταση των συναδέλφων εξ ΑΣΣΥ που αφορούν τα έτη 90-93 ως προς τις προαγωγές και 
παρακαλώ την πολιτική ηγεσία να δώσει λύση στους συναδέλφους μας ΕΠΟΠ για την παραμονή τους στις 
ένοπλες δυνάμεις σαν ελάχιστη αναγνώριση σε όσα έχουν προσφέρει.
Ευχαριστώ εκ τών προτέρων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:20 

Ντροπή και μόνο ντροπή η μη επίλυση του συνταξιοδοτικού ζητήματος των Επ.Οπ. Αυτό εννοείται ως μέριμνα 
προσωπικού;;;; Θα έπρεπε να είχε λυθεί χθες. Απαξιώνετε τον πολυπληθέστερο θεσμό του Ε.Σ. Την 
ραχοκοκαλιά του. Ντροπή σας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:32

ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΤΟ ΟΛΟΙ!
Η μονη λογικη και νομιμη εξελιξη για το θεσμο μας ειναι να εχουμε ακριβως την ιδια αντιμετωπιση με τους 
ΕΜΘ, βαθμο – μισθολογικο κλιμακιο – συνταξιοδοτικο. Υποτιθεται οτι ακολουθουμε τους μονιμους 
υπαξιωματικους μη παραγωγικων σχολων. Οποιαδηποτε προταση που δεν ζηταει αυτο απλα συνεχιζει τη 
λογικη των πολλων ταχυτητων στο στρατευμα μεταξυ των θεσμων μονιμων υπαξιωματικων μη παραγωγικων 
σχολων!
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:00 

Κύριε υπουργέ
Ευχαριστούμε για την δίκαιη επίλυση του βαθμολογικού και την ένταξη μας στο Β κλιμάκιο χωρίς να υπάρχουν 
διαφορετικές ταχύτητες αξιωματικών στις ένοπλες Δυνάμεις στους βαθμούς του ανθυπολοχαγου , υπολοχαγού 
και λοχαγού! Γεγονός που ήδη ισχύει σε αξιωματικούς διαφορετικής προέλευσης και πληρώνονται στο Β 
κλιμάκιο
Σας ευχαριστούμε!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:38 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:30 

Απλά δε μας βλέπουν καν .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:39 

Άμεση επίλυση του συνταξιολογικου θέματος των επαγγελματιών οπλιτών σύμφωνα με την πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:51 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:01 

Να καθοριστεί επιπλέον για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ ο αποστρατευτικος βαθμος

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:14 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:14 

Είμαι Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:13 

Επιτέλους πρέπει να δοθεί βιώσιμη λύση όσον αφορά το συνταξιοδοτικό των χιλιάδων ΕΠΟΠ.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:20 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:42 

Γίνεται αναφορα σε διαβουλευση αρθρου που αφορα, ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ, 
στο οποιο φαινεται να μην γινεται καμια προβλεψη για τους συναδελφους επαγγελματιες οπλιτες τους οποιους 
αποστρατευετε στα 50 ετη ανεξαρτητως ετων υπηρεσιας αυταπαγγελτα με ενα διαταγμα του 74, το οποιο και 
καταργησατε για αλλη κατηγορια υπαξιωματικων μη παραγωγικων σχολων. Το προσωπικο της κατηγοριας 
αυτης αριθμει περιπου 20000 ανδρες και γυναικες και φυσικα επηρεαζεται η ζωη η δικη τους αλλα και των 
οικογενειων τους. Θα ηταν συνετο να υπαρξει μεριμνα και για αυτους οι οποιοι υπηρετουν και προσφερουν 
εδω και 20 ετη την πατριδα οπου και οποτε απαιτηθει οπως ολες οι κατηγοριες στρατιωτικων ανεξαρτητου 
προελευσης.
Ευχαριστω

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:30 

Μόνιμος ΣύνδεσμοςΩς Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το 
συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:08 

Η μονη λογικη και νομιμη εξελιξη για το θεσμο των Επαγγελματιων Οπλιτων ειναι να εχουμε ακριβως την ιδια 
αντιμετωπιση με τους ΕΜΘ σε βαθμο – μισθολογικο κλιμακιο – συνταξιοδοτικο. Υποτιθεται οτι ακολουθουμε 
τους μονιμους υπαξιωματικους μη παραγωγικων σχολων. Οποιαδηποτε προταση που δεν ζηταει αυτο απλα 
συνεχιζει τη λογικη των πολλων ταχυτητων στο στρατευμα μεταξυ των θεσμων μονιμων υπαξιωματικων μη 
παραγωγικων σχολων!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:00 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί και να δοθεί λύση στο πρόβλημα το συνταξιοδοτικο 
σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.Ευχαριστω

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:11 

Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:06 

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.
Η συνταξιοδότηση κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο συνταγματικό δικαίωμα και δεν 
νοείται από καμία ευρωπαϊκή νομοθεσία και καμιά συνταγματική διάταξη να οδηγούνται στην έξοδο από το 
επάγγελμα τους άνευ συνταξιοδότησης πολύτιμα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, σε αντίθεση με τους ΕΜΘ 
στους οποίους δόθηκε ορθός λύση.Αυτο νομικά είναι διάκριση λόγο ηλικίας και διάκριση μεταξύ εργαζομένων 
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σύμφωνα με τα άρθρα 1 της Οδηγίας 2000/43/ΕΚ, 1 της Οδηγίας 2000/78/ΕΚ περί της αρχής ίσης μεταχείρισης 
προσώπων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:45 

Τραγικό από κάθε άποψη το να προάγεις τον ΕΜΘ στο βαθμό του Υπλγου και να αφήνεις καταληκτικό βαθμό 
Υπλγο τον Ελαφράς Υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Απαξίωση και προκλητική συμπεριφορά. Πόσο μάλλον τωρα που θα 
πάρει και δώρο ένα βαθμό ακόμα και από Δεκανέας θα γίνει Λοχαγός.

Ο Ελαφράς Υπηρεσίας από ΕΜΘ προάγεται κανονικά… Όλοι οι ΕΥ, πλην των ΑΣΣΥ, προάγονται κανονικά όπως 
στην ενεργό υπηρεσία. Αυτό ονομάζεται διαχωρισμός και αδικία, ενώ η Υπηρεσία στηλιτεύει και τιμωρεί το 
πρόβλημα υγείας αν τελειώνεις Παραγωγική Σχολή και αν εισάγεσαι σε αυτήν με Πανελλήνιες εξετάσεις

Κάπου στη διαδρομή ο ΕΜΘ θα διατάζει τον ΑΣΣΥ και τον ΑΣΕΙ. Μπράβο, που έχετε απαξιώσει την Ιεραρχία. Το 
καλύτερο που έχετε να κάνετε είναι να τους προάγετε σε Ταξιάρχους και να τελειώνουμε με το όλο θέμα… 
Ντροπή

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:43 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:22 

Ο επιπλέον καταληκτικός και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες/ες, αλλά 
κλείνει την ψαλίδα περισσότερο οι οποίες έχουν ενταχθεί στις ΕΔ με τις ίδιες διαδικασίες πρόσληψης.
Όσο αφορά για τα σχόλια συναδέλφων αποφοίτων ΑΣΣΥ δεν είδα αντιδράσεις όταν σε ένα Σαββατοκύριακο οι 
Εθελοντριες έγιναν Αξκοι χωρίς χρόνο διοίκησης και έχουν ήδη φτάσει στο βαθμό του Ταγματάρχη όπως και οι 
του Μουσικού Σώματος που μπήκαν με διαγωνισμό και ακολουθούν τάξεις της ΣΜΥ κανονικά. Εξάλλου 
υπάρχουν πολλοί Αξκοί απόφοιτοι ΑΣΣΥ οι οποίοι έχουν εισαχθεί στις σχολές με διαγωνισμούς αντίστοιχους, 
χωρίς Πανελλήνιες εξετάσεις και χωρίς να είναι απόφοιτοι της υποχρεωτικής δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης. 
Επιπρόσθετα πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών. 
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:51 

ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗ ΡΥΘΜΙΣΗ:

ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΩΝ 3 ΟΠΛΩΝ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ , ΚΑΤΟΧΟΙ ΠΤΥΧΙΟΥ ΑΕΙ, 
ΚΡΙΝΟΜΕΝΟΙ ΩΣ ΕΥΔΟΚΙΜΩΣ ΤΕΡΜΑΤΙΣΑΝΤΕΣ ΤΗ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑ ΤΟΥΣ, ΟΣΟ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΕΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ ΑΛΛΑ 
ΚΑΙ ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΜΕ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΛΑΜΒΑΝΟΥΝ ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ. ΔΙΟΤΙ ΑΝ ΚΑΙ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ
Η ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΗ – ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΑΠΟ ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΚΑΙ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ 
ΤΑΜΕΙΑ.
ΕΠΟΜΕΝΩΣ ΟΣΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΩΣ EN/EN ΦΕΡΟΥΝ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΠΛΗΡΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕ ΑΠΟΔΟΧΕΣ 
ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ ΔΙΟΤI ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ 
ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΑ – ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ ΕΝΩ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΑ.
Ε ΤΗΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΟΝΤΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΑ ΩΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ. ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ
ΕΠΙΣΗΣ ΕΦΑΡΜΟΖΟΥΝ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΥΤΟ ΘΑ ΠΡΕΠΕΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΑ ΝΑ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΘΕΙ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:27 
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Ο Κύριος υπουργός θα πρέπει να λύσει πρώτα το μισθολογικό θέμα με τις προαγωγές και μετά να μιλήσει για 
προαγωγές.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:37 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:37 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:47 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:33 

Η προηγούμενη κυβέρνηση το 2019 σωστά μερίμνησε και κατάργησε τα όρια ηλικίας και αναβάθμισε τους ΕΜΘ.
Στο πλαίσιο αυτό θα πρέπει να υπάρξει αντίστοιχη μέριμνα και για τους ΕΠΟΠ χωρίς διάκριση, οι οποίοι 
ανήκουν στην ίδια κατηγορία προσωπικού (υπξκοί μη παραγωγικών σχολών) καθώς και με περισσότερες 
απαιτήσεις σε προσόντα κατά την πρόσληψή τους άλλα και για τη μονιμοποίησή τους.

Δεν μπορεί η ηλικία των 50 ετών να αποτελεί λόγο για αποστρατεία με δικαιολογία το γηρασμένο προσωπικό 
και παράλληλα να μη χορηγείται σύνταξη λόγω του μικρού της ηλικίας και να απαιτούνται τουλάχιστον 
επιπλέον 10 συντάξιμα έτη υπηρεσίας.

– Κατάργηση των ορίων ηλικίας.

– Βαθμολογική αναβάθμιση αντίστοιχη των ΕΜΘ.

– Όχι στις διακρίσεις προσωπικού ίδιας κατηγορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:22

Σύμφωνα με τον ν. 3883/10, καθορίζονται οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ, 
ωστόσο, βιώνουν μια κατάφορη αδικία, καθώς είναι η μοναδική κατηγορία η οποία απώλεσε έναν καταληκτικό 
βαθμό αλλά ταυτόχρονα συμμετέχει σε επιπλέον ένα υποχρεωτικό σχολείο (Δκτή Υπομονάδος) με ότι αυτό 
συνεπάγεται για την οικονομική δυσμένεια και τη διατάραξη της οικογενειακής συνοχής. Αντίθετα, οι 
συνάδελφοι του θεσμού των ΕΜΘ από το 2019 απέκτησαν αυθαίρετα και χωρίς αξιολογικά κριτήρια bonus δύο 
επιπλέον βαθμών χωρίς να συμμετέχουν στα αντίστοιχα υποχρεωτικά σχολεία. Πρόταση: Καταληκτικός βαθμός 
σε ευθεία αντιδιαστολή με τη συμμετοχή στις υποχρεωτικές εκπαιδεύσεις στα Σχολεία Ο/Σ και αναλόγως τις 
προπτυχιακές ή μεταπτυχιακές σπουδές για όλες τις κατηγορίες Αξκών. Συγκεκριμένα: 1. Ταξίαρχος για 
αποφοίτους ΑΣΣΥ που ολοκλήρωσαν επιτυχώς όλες τις υποχρεωτικές εκπαιδεύσεις και πτυχιούχους ΑΕΙ. 2. 
Συνταγματάρχης για αποφοίτους ΑΣΣΥ που ολοκλήρωσαν επιτυχώς όλες τις εκπαιδεύσεις και δεν είναι 
πτυχιούχοι ΑΕΙ. 3. Αντισυνταγματάρχης για αποφοίτους ΑΣΣΥ που δεν ολοκλήρωσαν επιτυχώς όλες τις 
εκπαιδεύσεις και δεν είναι πτυχιούχοι ΑΕΙ. 4. Λοχαγός για Αξιωματικούς προέλευσης ΕΜΘ που ολοκλήρωσαν 
επιτυχώς όλες τις υποχρεωτικές εκπαιδεύσεις και πτυχιούχους ΑΕΙ. 5. Υπολοχαγός για Αξιωματικούς 
προέλευσης ΕΜΘ που ολοκλήρωσαν επιτυχώς όλες τις εκπαιδεύσεις και δεν είναι πτυχιούχοι ΑΕΙ. 6. 
Ανθυπολοχαγός για Αξιωματικούς προέλευσης ΕΜΘ που δεν ολοκλήρωσαν επιτυχώς όλες τις εκπαιδεύσεις και 
δεν είναι πτυχιούχοι ΑΕΙ. 7. Ανθυπασπιστής για στελέχη θεσμού ΕΠΟΠ που ολοκλήρωσαν επιτυχώς όλες τις 
υποχρεωτικές εκπαιδεύσεις και πτυχιούχους ΑΕΙ. Η παραπάνω ιεράρχηση αναλόγως της συμμετοχής στα 
υποχρεωτικά Σχολεία εκπαίδευσης και της απόκτηση πανεπιστημιακών τίτλων σπουδών θα καθορίζει 
εμπράκτως το περί δικαίου αίσθημα, το οποίο θα αποτυπώνεται στον καταληκτικό βαθμό.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:10 

Δυστυχώς όμως και σε αυτή τη ρύθμιση απουσιάζει η επιβράβευση των ΕΜΘ πτυχιούχων ΑΕΙ όπως αντίστοιχα 
συμβαίνει στους ΑΣΕΙ & ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ. Πρέπει να προβλεφθεί ένας επιπλέον καταληκτικός βαθμός για 
τους ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Αυτή δεν είναι μια εμφύλια τοποθέτηση, 
αλλά θα είναι η έμπρακτη επιβράβευση όσων μόχθησαν περισσότερο και πιστοποιήθηκαν από Ανώτατο 
Εκπαιδευτικό Ίδρυμα. Άλλωστε την ίδια ακριβώς πρακτική και σωστά κατά τη γνώμη μου, ακολουθεί το 
Υπουργείο Εθνικής Άμυνας για τους συναδέλφους ΑΣΕΙ & ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΑΣΕΙ & ΑΣΣΥ 
μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Το πτυχίο ΑΕΙ δεν είναι κάτι που πρέπει να επιβραβεύεται ανάλογα με την προέλευση του 
κατόχου του. Ισονομία και δικαιοσύνη για όλους τους ΑΕΙ ΑΣΕΙ, ΑΣΣΥ, ΕΜΘ και ΕΠΟΠ. Ένας επιπλέον 
αποστρατευτικός βαθμός για όλους χωρίς εξαιρέσεις.
Το πτυχίο ΑΕΙ δίνει την υπεραξία κι όχι η προέλευση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:38 

Είναι εντυπωσιακό πως η διαβούλευση στο συγκεκριμένο άρθρο, προέρχεται από εργαζόμενους οι οποίοι δεν 
ανήκουν στον θεσμό των ΕΜΘ αλλά σε δύο διαφορετικούς θεσμούς εργαζομένων εντός του ίδιου υπουργείου. 
Συγκεκριμένα η πλειοψηφία των σχολίων αναφέρει το γνωστό ηλικιακό πρόβλημα που θα αντιμετωπίσει ο 
θεσμός των ΕΠΟΠ, όπως και την δυσαρέσκεια κάποιων άλλων εργαζομένων (αν και τα copy paste σχόλια 
αφήνουν την εντύπωση ότι προέρχονται από ολίγους ή από έναν, αυτό μόνο ο διαχειριστής το γνωρίζει) 
σχετικά με το ότι «φοβούνται» τον βαθμολογικό ισοσκελισμο τους από τους ΕΜΘ (τώρα πως μπορεί κάτι τέτοιο 
να εκφράζεται και να αποτελεί αντικείμενο της παρούσας διαβούλευσης μόνο οι ίδιοι το γνωρίζουν). Μιλάμε 
για τους εθελοντές μακράς θητείας, έναν θεσμό που δεν υφίσταται εδώ και πολλά χρόνια και που οι νεότεροι 
εργαζόμενοι έχουν σχεδόν 23 χρόνια εργασίας. Σε 12 χρόνια το πολύ θα έχουν εκλείψει και οι τελευταίοι 
εργαζόμενοι αυτού του θεσμού από τις ΕΔ. Οπότε δεν έχει νόημα η προσπάθεια απαξίωσης μιας σωστής 
προσπάθειας νομοθέτησης που θα λύσει ένα υπαρκτό πρόβλημα. Συμφωνώ λοιπόν με την εν λόγω ρύθμιση, 
είναι θετική, δεν είναι όμως η μοναδική στο παρόν νομοσχέδιο αν και έχει σχεδόν μονοπωλήσει όλα τα σχόλια 
που μέχρι στιγμής έχουν γίνει.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:36 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:51 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:57

Η λύση της βαθμολογικής εξέλιξης των ΕΜΘ, χωρίς την αντίστοιχη μισθολογική αναβάθμιση, είναι λύση «μισή» 
και ανέξοδη!
Οι Επαγγελματίες Οπλίτες, οι οποίοι είναι ένας θεσμός ο οποίος εντάχθηκε στο στράτευμα με την είσοδο 20 και 
πλέον χιλιάδων συναδέλφων μέσω ΑΣΕΠ και όχι με μια απλή αίτηση και χωρίς κανένα κριτήριο, νιώθουν την 
αδικία στο πετσί τους!
Λύση ΤΩΡΑ για τον θεσμό των Επαγγελματιών Οπλιτών! Κάντε το τώρα, γιατί τη λύση θα μας την δώσουν τα 
δικαστήρια σε 2-3 χρόνια…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:51 
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Το συγκεκριμένο άρθρο, είναι απολύτως σωστό και ευχαριστώ τον ΥΕΘΑ που το είπε και το έπραξε. Εντός του 
23 θα ανέβει και η εγκύκλιος του ΥΠ.ΟΙΚ με τα νέα στοιχεία στο Γ΄ κλιμάκιο, προσθέτει δύο βαθμούς στα 
κουτάκια. Τώρα, οι συνάδελφοι επαγγελματίες οπλίτες, οι οποίοι αρκετοί εξ αυτών κατατάχθηκαν στην ηλικία 
των 26 και 27 ετών, δεν γνώριζαν τα περαιτέρω? δε γνώριζαν ότι στα συμπληρωμένα 49 έτη το Β1 σε βάζει 
στους πίνακες προς κρίση? αφού στο στάδιο της εκπαίδευσής των, υπήρχε σχετική ενημέρωση, στην 
απογευματινή εκπαίδευση συγκεκριμένα και αφορούσε θέματα στρατολογικής φύσεως και σταδιοδρομίας. Τι 
συζητάμε τώρα?. Για να μην το κουράζουμε άλλο, κάποια πράγματα είναι αυτονόητα .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:22 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός του νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό 
των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Ως ΕΠ.ΟΠ περιμένω να δοθεί λύση στο συνταξιοδοτικό του θεσμού μας σύμφωνα με όσα υπογράψαμε όταν 
εισηλθαμε στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 

Τι νόημα έχει για τους ΕΜΘ η προαγωγή στο βαθμό του Υπλγου και Λγου εφοσον δεν προβλεπεται και 
μισθολογική προαγωγη? Ειναι δυνατον ένας Υπλγος με τα καθήκοντα και τις υποχρεώσεις που απορρέουν απο 
το βαθμό του να πληρώνεται σαν Ανθυπασπιστής?
Είναι εντελώς ΑΤΟΠΟ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:22 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:26

Ως σύζυγος Επαγγελματία Οπλίτη θα ήθελα να εκφράσω την απογοήτευση μου για την μη επίλυση του 
συνταξιοδοτικού των ΕΠΟΠ. Είναι άδικο να διώχνεις ένα στέλεχος που μια ζωή τον έχεις μακριά από το σπίτι 
του αναγκάζοντας τον να ζει μια ζωή στα ενοίκια να μην μπορεί ποτέ η σύζυγος να βγει εργασία, για να 
βοηθήσει στην διαβίωση της οικογένειας, διότι ο στρατιωτικός άντρας της έχει υπηρεσίες νυχτερινά άσκησης 
και οι εργοδότες ποτέ δεν έχουν κατανόηση και μόλις ακούνε σύζυγος στρατιωτικου σε διώχνουν με ένα 
«δυστυχώς δεν θέλουμε». Ένα στέλεχος που χρόνια τον αδικείς μη καταβάλλοντας νυχτερινά και αργίες. Ένα 
στέλεχος που ενώ ο εργασιακός νόμος ορίζει 40 ώρες εργασίας/εβδομάδα στον στρατό κάνει πάνω από 64 
χωρίς και πληρώνετε για τις παραπάνω αυτές ώρες. Ένα στέλεχος που τρέχει παντού όπου το χρειαστεί η 
χώρα, στα χιόνια, στις φωτιές, στις πλημμύρες. Γι’αυτό το λόγω και πολλούς αλλους ζητάω να συμπεριληφθεί 
εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των ΕΠ.ΟΠ. σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Ως επαγγελματίας οπλίτης παρακαλώ όπως μεριμνήσετε να συμπεριληφθεί και να δοθεί λύση στο πρόβλημα το 
συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με την πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ για αξιοπρεπή σύνταξη όπως ορίζει το 
νομοθετικό πλαίσιο ανεξαρτήτως θεσμού προέλευσης

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:44
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Ως Επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών, σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:37 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:45 

Μπράβο στην πολιτική και στρατιωτική ηγεσία για την αναγνώριση των κόπων του προσωπικού. Για του 
συναδέλφους ΕΠΟΠ να χαίρονται, γιατί θα έρθει η σειρά τους και το αξίζουν. Για την μειοψηφία που τους 
νοιάζει η κατσίκα του γείτονα (η πλειοψηφία εκ των ΑΣΣΥ είναι εξαιρετικοί), να θυμίσω απλά ότι μέχρι και το 
1992 κατατάσσονταν χωρίς πανελλήνιες και πολλές φορές χωρίς απολυτήριο Λυκείου. Μόνιμοι Υπξκοί αλλά 
μόνο για το 1/3 της σταδιοδρομίας τους (τα υπόλοιπα χρόνια αξιωματικάρες). Δεν είδα κανέναν από αυτούς να 
παραπονιέται για οι ΕΜΘ είναι οι μόνοι που πληρώνουν 2% επιπλέον στο ΜΤΣ, ενώ έχουν πληρώσει κανονικά 
(μάλλον είναι καλό για τα μερίσματά τους και τις προκαταβολές έναντι εφάπαξ). Δεν ενοχλούνται επίσης γιατί 
οι ΕΜΘ και οι ΕΠΟΠ αποκλείονται από τις προκηρύξεις θέσεων και εκπαιδεύσεων εσωτερικού και εξωτερικού, 
με φωτογραφικό προσόν απόφοιτος ΑΣΣΥ (μάλλον τα μόρια δεν τους φτάνουν για να επιτύχουν με το σπαθί 
τους) και άλλα πολλά που θα κουράσω ή και ενοχλήσω εάν τα γράψω. Φτάνει πια με τη διχόνοια όλοι την ίδια 
πατρίδα υπηρετούμε. Προαγωγή μόνο μισθολογικά ανάλογα με τα χρόνια υπηρεσίας για όλες τις προελεύσεις. 
Προαγωγή από Υπξκό σε Ανθστή ή Αξκό για όλους ανεξαιρέτως, μόνο μετά από εξετάσεις ώστε να προάγονται 
μόνο οι καλύτεροι. Οι υπόλοιποι να παραμένουν Υπξκοί για όλοι την σταδιοδρομία τους, δεν είναι ντροπή.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:58

Για τους εμθ που κατέχουν ειδικότητες ΤΕΙ/ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ο ελάχιστος χρόνος που απαιτείται για την 
απόκτηση του πτυχίου να προσμετράται στη βαθμολογικη εξέλιξη,ευχαριστω

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Απαράδεκτο απλα απαράδεκτο

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:42

Θα πρέπει να βρεθεί λύση και στο συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 
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Υστερα απο αρκετά χρονια αναμονής ολα τα στελέχη των ενόπλων δυνάμεων περιμέναμε ενα νομοσχέδιο που 
να διόρθωνε αδικίες ΕΤΩΝ και να υπάρχει ένα στράτευμα χωρίς ανισορροπίες.Κατα ενα μεγάλο ποσοστό το 
πετυχαινεται αλλά υπάρχουν θέματα βασικά και ζωτικής σημασίας για την σωστη εως τώρα λειτουργία και για 
την σωστη εκτέλεση καθηκόντων απο ολους και απο οπου και αν ο καθενας απο εμας προέρχεται. Μια απο 
αυτή απο οτι ΔΕΝ βλέπω είναι η ΜΗ ύπαρξη θεσμοθέτησης του σοβαρού προβλήματος ηλικιακής οριοθέτησης 
των συνάδελφων μας ΕΠΟΠ. Αν πιστεύεται Κ.Κ του υπουργείου οτι ολα τα καλα σας λογια που κατά καιρούς 
λέτε για τις ένοπλες δυνάμεις της χωρας,την αποδοχη που εχει ο λαος μας για τις ενοπλες δυναμεις,και την 
προσφορα που δινουν τα στελέχη προς την πατρίδα ,αυτο γίνεται ΚΑΙ με την προσφορά και την δουλειά ΚΑΙ 
αυτων των συνάδελφων των ΕΠΟΠ!.Αμα νομίζετε οτι αυτή η κατηγορια συναδέλφων ειναι μικρής σημασίας 
τοτε νομίζω δεν εχετε την παραμικρή ιδέα λειτουργίας του στρατεύματος!!!!Και για ποιο λογο πλέον ενας 
συνάδελφος ΕΠΟΠ να ρισκάρει να τραυματιστεί Η και το χειρότερο σενάριο να χάσει «εν ωρα καθήκοντος» την 
ζωή του γνωρίζοντας οτι σε 4-5 χρονια θα φυγει απο την υπηρεσία γιατί εσείς δεν τον θελετε!Γιατι να μην 
κάτσει σε μια γωνία περιμένοντας να τον απολύσετε και εφόσον πληρώνεται κάθε μηνα?Γιατι να κάτσει να 
βοηθήσει εμένα τον συνάδελφο του σε μια εργασία η σε ασκηση?Εγω την πρέπει να κανω σε μια τέτοια 
αντίδραση απο τους συνάδελφους αυτής της κατηγορίας που τους βαζετε στην διαδικασία για τα επόμενα 4-5 
χρονια να σκέφτονται τως που θα βρούνε δουλειά για να ζήσουν την οικογένεια τους που οι περισσότεροι 
εχουν?Τι ηθικο μπορει να τους δημιουργείται με την ΜΗ εύρεσης λύσεις στο μεγάλο ζήτημα τους!.Σας 
ευχαριστω θα μπορούσα να γραψω πολλα περισσότερο για αυτούς τους συνάδελφους που είμαστε μαζί τοσα 
χρονια σε κρισεις, φυσικες καταστροφες,επιφυλακες,και οτι αλλο μας εχει ζητηθει.Το στρατευμα ειναι ΕΝΑ ΚΑΙ
ΑΔΙΑΙΡΕΤΟ!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:44

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.
Να συνυπολογιστεί το κόστος της επιχειρησιακής αποδυνάμωσης που θα προκύψει καθώς και των ενδεχόμενων
αγωγών που θα δικαιώσουν το παραπάνω προσωπικό δυνάμει των νόμων 2936/2001 και 3865/10 (άρθρο 20).
Η συνταξιοδότηση κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο συνταγματικό δικαίωμα και δεν 
νοείται από καμία ευρωπαϊκή νομοθεσία και καμιά συνταγματική διάταξη να οδηγούνται στην έξοδο από το 
επάγγελμα τους άνευ συνταξιοδότησης πολύτιμα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων. 20.000 οικογένειες 
περιμένουν λύσεις και απαντήσεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Θα πρέπει να υπάρξει άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών οπλιτών σύμφωνα με την πρόταση 
της ΠΟΜΕΝΣ…. καθώς και αναβάθμιση του θεσμού…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:36

Με το παρόν ν/σ προωθείται μια επιλεκτική αντιμετώπιση – αναβάθμιση των στελεχών προερχόμενους εκ ΑΣΣΥ 
και ΕΜΘ, αφήνοντας στο περιθώριο μία μεγάλη μερίδα Στελεχών που προέρχονται από το θεσμό των ΕΠΟΠ.
Προτείνεται λοιπόν, στο πλαίσιο της αρχής της ίσης μεταχείρισης και της καταπολέμησης των διακρίσεων, να 
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συμπεριληφθεί η ρύθμιση του συνταξιοδοτικού ζητήματος των Επαγγελματιών Οπλιτών (ΕΠΟΠ), με την ΑΜΕΣΗ 
κατάργηση των ηλικιακών ορίων που θέτει ο αναχρονιστικός νόμος 445/74.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:08 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Με την τριετία τι γίνεται; Πόσο περίπου είναι;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:37 

Να επιλυθεί επιτέλους το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών όχι αποστρατεία στα 50 χωρίς σύνταξη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Κανετε τους ΕΜΘ υπλγους και με πτυχίο ΑΕΙ θα ζητήσουν να γίνουν και λοχαγοί, ενώ την ίδια στιγμή οι 
προερχόμενοι από ΑΣΣΥ τους αποκεφαλίζετε στο βαθμό του υπλγου. Πιο φανερό από αυτό τι είναι; Μπραβο 
σας. Όλα για τις ψήφους τελικά.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Ως σύζυγος Επαγγελματία Οπλίτη ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό 
των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:37 

δωστε επιτελους λυση στο συνταξιοδοτικο των ΕΠΟΠ.Προτασεις υπαρχουν απο τις ενωσεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:00 

Διαβάζοντας τα σχόλια όλων όσων συμμετέχουν στη διαβούλευση, γίνεται εύκολα αντιληπτό πως η τακτική του
‘’διαίρει και βασίλευε’’ καλά κρατεί. Όταν βλέπεις συναδέλφους, ναι μεν από διαφορετική προέλευση ή θεσμό,
αλλά αγωνιζόμενοι καθημερινά δίπλα δίπλα στο ίδιο στρατόπεδο, πλοίο ή αεροδρόμιο, να αλληλοσπαράζονται,
είτε με ειρωνεία, είτε με απαξίωση, είτε με απομείωση της αξίας και προσφοράς του άλλου, καταλαβαίνει 
κάποιος πως ο στόχος επετεύχθη.
Δυστυχώς όλοι από τη μεριά τους έχουν δίκιο, γιατί η πολιτική ηγεσία, όποια κι αν είναι αυτή, αντιμετωπίζει 
τους στρατιωτικούς σαν παιδιά ενός κατώτερου θεού. Γνωρίζει πολύ καλά όλα τα προβλήματα μας, αλλά 
εσκεμμένα δεν τα επιλύει όπως οφείλει, αλλά τα αφήνει να διαιωνίζονται, να διογκώνονται και όταν κάποια 
στιγμή αποφασίσει να προσφέρει μια λύση, αυτή είναι η ελάχιστη με πολλές ελλείψεις και πάντα χωρίς να είναι
σφαιρική, πράγμα που δημιουργεί νεα σειρά προβλημάτων, για να εξακολουθήσει να μας έχει πένητες στην 
πόρτα της, υποσχόμενη πως την επόμενη φορά κάτι θα γίνει.
Αλλά και η φυσική μας ηγεσία κωφεύει, μπροστά στα προβλήματα του προσωπικού. Δεν θέλει να ακούει πως 
αυτά υπάρχουν. Γιατί αν τα ακούσει, πρέπει να τα μεταφέρει στην πολιτική ηγεσία και αυτό δεν θα τους κάνει 
αρεστούς.
Σχετικά με το άρθρο 47 του παρόντος σχεδίου νόμου, με κάνει, σαν αξιωματικό προερχόμενο από ΕΜΘ, να 
αισθάνομαι σαν ερυθρόδερμος ιθαγενής της Αμερικής που οι άποικοι του πήραν τη γη του, δίνοντας του 
καθρεφτάκια, χάντρες και πολύχρωμες πέτρες. Ωραία τα γαλόνια και τα αστέρια, αλλά το πρόβλημα των 
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Αξιωματικών προερχομένων από ΕΜΘ δεν είναι οι διοικητικοί βαθμοί αλλά οι οικονομικοί. Τι να το κάνω, να με 
κάνετε Στρατηγό, Ναύαρχο ή Πτέραρχο και να πληρώνομαι Ανθυπασπιστής.
Ακόμα μια φορά παγιδευμένοι σε μια ιδιότυπη ομηρία. Γιατί περί ομηρίας πρόκειται αν ψηφίσετε αυτό το άρθρο
και δεν έχετε ήδη έτοιμο προς κατάθεση και ψήφιση από τη βουλή το νομοσχέδιο ή το προεδρικό διάταγμα ή 
ακόμα και την ΚΥΑ, δεν ξέρω ακριβώς τι χρειάζεται, με την μισθολογική αποκατάσταση και εξέλιξη των 
αξιωματικών εξ΄ ΕΜΘ, όπως έχει εξαγγείλει από τη ΔΕΘ τον Οκτώβριο του 2022 ο πρωθυπουργός. Και βέβαια η
μισθολογική αποκατάσταση να είναι δίκαιη, δηλαδή ένταξη μας στη Β’ κατηγορία και όχι σε μία Γ’ κατηγορία 
σαλαμοποιημένη.
Αν λοιπόν είναι πρόθεση σας να ψηφίσετε το παρόν άρθρο και για τη μισθολογική αποκατάσταση θα δούμε, 
‘’να μένει το βύσσινο’’ που λέει ο λαός μας, δεν τους θέλουμε τους επιπλέον διοικητικούς βαθμούς.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:32 

Ντροπη και αίσχος να εξισώνετε τους ΕΜΘ με τους ΑΣΣΥ Ελαφράς υπηρεσίας. Τόσο απλά.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:11 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:53 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:31 

Καλησπέρα. Μας κοροϊδεύουν με τους βαθμούς,αντι να μας βάλουν στο Β κλιμάκιο. Η τριετία ξέρει κανείς να 
πει πόσο ακριβώς είναι;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:30 

Για ποιο λόγο δεν υπάρχει μέριμνα για τους Επ.οπ.;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Παρά των εγγυήσεων που δόθηκαν ,ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών 
Οπλιτών , δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των 
στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:

α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν 
στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 ετών.
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β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.

γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:05 

Ως ΕΠΟΠ παρακαλώ να συμπεριληφθεί σε νομοσχέδιο επίλυση του συνταξιοδοτικού όπως έγινε με τους ΕΜΘ 
γνωρίζοντας πως από την πρόσληψη μου συνταξιοδοτικά ακολουθώ τους Υπηξκους μή Παραγωγικών σχολών 
δηλαδή τους ΕΠΥ.Εχουμε επενδύσει σε αυτό που κάνουμε και ζητάμε το αυτονόητο όπου μαζί μας αγωνιούν και
οι οικογένειές μας.Αποστρατεια στα 50 χωρίς θεμελίωση σύνταξης ισούνται με καταστροφή σε όλα τα επίπεδα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Λύστε επιτέλους το θέμα με το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ ! Εξίσωση με τους ΕΜΘ ή πλήρη σύνταξη στα 50 !!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:05 

Κύριε Θωμά Καραμπούλη, εξηγήστε μας λίγο, σε ποιον δίνετε τα μπράβο για τους ΕΜΘ και για ποιο λόγο;;;;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:02 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:32 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:32 

Να συμπεριληφθούν στο παρόν και η επίλυση του συνταξιοδοτικού προβλήματος των ΕΠΟΠ όπως σας έχει 
προταθεί από την ΠΟΜΕΝΣ.
Παράλληλα δεν βλέπουμε την μισθολογική αποκατάσταση των ΕΜΘ που γίνονται Αξκοί και μάλιστα το 
συγκεκριμένο ήταν στις επίσημες δεσμεύσεις του κ. Πρωθυπουργού στην ΔΕΘ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:26 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:26 

Οι ΕΜΘ και οι ΕΠΟΠ είναι από μη παραγωγικές σχολές, όμως οι ΕΜΘ αναβαθμίζονται,το οποίο δεν συμβαίνει με 
τους ΕΠΟΠ που αντιλαμβάνεται κανείς ότι υπάρχει μια εμπάθεια σε αυτόν τον θεσμό,του οποίου μια λύση δεν 
δίνεται για να ρυθμιστεί το συνταξιοδοτικό, αφήνοντας χιλιάδες ΕΠΟΠ με τις οικογένειές τους στο αβέβαιο 
μέλλον! Αποκαταστήσετε τώρα και ώστε να εναρμονιστεί στο ισχίων συνταξιοδοτικό τον αναχρονιστικό νόμο 
που υπάρχει αν είναι δυνατόν από το 1974.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:54 

Παρά των εγγυήσεων που δώθηκαν τόσο από τον ΥΦ.ΕΘ.Α. κο. Χαρδαλιά Νικόλαο, όσο και από τον Υ.ΕΘ.Α. 
κο. Παναγιωτόπουλο Νικόλαο ότι το νομοσχέδιο θα περιέχει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών , 
δεν υπάρχει πουθενά πρόβλεψη για αυτό το θέμα που απασχολεί μια μεγάλη μερίδα των στρατιωτικών.
Επιθυμώ να υπάρξει πρόβλεψη και ένταξη στο νομοσχέδιο, παραγράφου με την επίλυση του συνταξιοδοτικού 
της υπόψη κατηγορίας στρατιωτικών με βασικούς αξονες, όπως παρακάτω:

α) Κατάργηση ορίων ηλικίας του Ν. 445/1974 και μόνο όσοι επιθυμούν κατόπιν αίτησης τους, να παραμείνουν 
στις Ένοπλες Δυνάμεις πέραν των 50 ετών.

β) Βαθμολογική αναβάθμιση στον βαθμό του Ανθυπασπιστή.

γ) ΟΧΙ υπαγωγή στο καθεστώς του Ε.Ο.Θ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

516 

519



Επιτέλους πρέπει να δοθεί βιώσιμη λύση όσον αφορά το συνταξιοδοτικό των χιλιάδων ΕΠΟΠ,που τα είκοσι 
αυτά χρόνια είναι ο ακρογωνιαίος λίθος στήριξης του κρατικού μηχανισμού, σε κάθε συμβάν που τα όρια αυτου
δοκιμάζονται,χωρίς να παραβλέπουν το βασικό καθήκον τους που είναι η διασφάλιση των συνόρων και άρα η 
εγγύηση της σταθερότητας της χώρας..Οι ΕΠΟΠ είναι η ραχοκοκαλιά των ελληνικών ΕΔ.. Οφείλει η εκάστοτε 
κυβέρνηση να το αναγνωρίσει εμπράκτως .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:01 

Ο επιπλέον καταληκτικός και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες/ες, αλλά 
κλείνει την ψαλίδα περισσότερο. Δυστυχώς όμως και σε αυτή τη ρύθμιση απουσιάζει η επιβράβευση των ΕΜΘ 
πτυχιούχων ΑΕΙ όπως αντίστοιχα συμβαίνει στους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ. Πρέπει να προβλεφθεί ένας επιπλέον 
καταληκτικός βαθμός για τους ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Αυτή δεν είναι 
μια εμφύλια τοποθέτηση, αλλά θα είναι η έμπρακτη επιβράβευση όσων μόχθησαν περισσότερο και 
πιστοποιήθηκαν από Ανώτατο Εκπαιδευτικό Ίδρυμα. Άλλωστε την ίδια ακριβώς πρακτική και σωστά κατά τη 
γνώμη μου, ακολουθεί το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας για τους συναδέλφους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με 
τους ΑΣΣΥ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Το πτυχίο ΑΕΙ δεν είναι κάτι που πρέπει να επιβραβεύεται ανάλογα με την 
προέλευση του κατόχου του. Ισονομία και δικαιοσύνη για όλους τους ΑΕΙ ΑΣΣΥ, ΕΜΘ και ΕΠΟΠ. Ένας επιπλέον 
αποστρατευτικός βαθμός για όλους χωρίς εξαιρέσεις. Το πτυχίο ΑΕΙ δίνει την υπεραξία κι όχι η προέλευση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:53 

Δυστυχώς το άρθρο φέρνει διχασμό μεταξύ του προσωπικού των Ε.Δ , θα ήταν ίσως δικαιότερο αν τον βαθμό 
του λοχαγού και αντίστοιχων να φέρουν οι μόνιμοι εξ ΕΜΘ πτυχιούχοι Α.Ε.Ι , όπως συμβαίνει και στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ. Επιπλέον κάτι ανάλογο θα πρέπει να γίνει και για τους μονιμους εξ ΕΠ.ΟΠ . Οι νομοθέτες 
πρέπει να δίνουν κίνητρα εξέλιξης στο προσωπικό των Ε.Δ ανεξάρτητου προέλευσης .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:31 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ. Δεν είμαστε παιδιά κατώτερου Θεού. 
Έχουμε οικογένειες με μικρά παιδιά.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Γίνεται αναφορα σε διαβουλευση αρθρου που αφορα, ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ, 
στο οποιο φαινεται να μην γινεται καμια προβλεψη για τους συναδελφους επαγγελματιες οπλιτες τους οποιους 
αποστρατευετε στα 50 ετη ανεξαρτητως ετων υπηρεσιας αυταπαγγελτα με ενα διαταγμα του 74, το οποιο και 
καταργησατε για αλλη κατηγορια υπαξιωματικων μη παραγωγικων σχολων. Το προσωπικο της κατηγοριας 
αυτης αριθμει περιπου 20000 ανδρες και γυναικες και φυσικα επηρεαζεται η ζωη η δικη τους αλλα και των 
οικογενειων τους. Θα ηταν συνετο να υπαρξει μεριμνα και για αυτους οι οποιοι υπηρετουν και προσφερουν 
εδω και 20 ετη την πατριδα οπου και οποτε απαιτηθει οπως ολες οι κατηγοριες στρατιωτικων ανεξαρτητου 
προελευσης.
Ευχαριστω

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:53 

517 

520



Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:09 

Ως Επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός Νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικο των 
Επαγγελματιών Οπλιτών, σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:31 

Τι νόημα έχει για τους ΕΜΘ η προαγωγή στο βαθμό του Υπσγου και σγου εφοσον δεν προβλεπεται και 
μισθολογική προαγωγη? Ειναι δυνατον ένας Υπσγος με τα καθήκοντα και τις υποχρεώσεις που απορρέουν απο 
το βαθμό του να πληρώνεται σαν Ανθυπασπιστής?
Είναι εντελώς ΑΤΟΠΟ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:01 

Δεν αναφέρεται πουθενά η επίλυση του συνταξιοδοτικού του θεσμού ΕΠΟΠ!
Θέλουμε τους όρους με τους οποίους μπήκαμε και όχι να επαναφέρουμε ξαφνικά νόμους! Αυτεπάγγελτη 
αποστρατεία στα 50 μας χρόνια με
σύνταξη και εφάπαξ για όλους τους ΕΠΟΠ ή επέκταση των ορθών ορίων ηλικίας.
Όλα αυτά τα χρόνια και όλοι αντιμετωπίζουμε στα 40-45 μας χρόνια σοβαρά
θέματα υγείας που κάποιοι δεν θέλουν να το καταλάβουν.
Δεν ζητάμε χάρες, ζητάμε αξιοπρεπή μισθό για εμάς που
επαγρυπνούμε για την μητέρα πατρίδα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:32 

Ευχαριστούμε τον Κο Υπουργό για τη λύση που έδωσε σε οτι αφορα το βαθμολογικό των ΕΜΘ, διορθώνοντας 
εν μέρει μια χρόνια αδικία σε σχέση με τις Εθελοντριες, αλλά
ο βαθμός του Υπλγου θα πρέπει να απονέμεται στα 32-33 έτη υπηρεσίας με παράλληλη είσοδο στην Β 
μισθ.κατηγορια για πλήρη εναρμόνιση μισθού – βαθμού.
Χωρίς αυτό το άρθρο δεν έχει καμία αξία.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:30

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:05

Κατάφορη αδικία εναντίον των αξιωματικών ειδικών καταστάσεων ελαφράς υπηρεσίες υπηρεσίες γραφείου 
που προέρχονται από ΑΣΣΥ! Παρά τις υποσχέσεις της κυβέρνησης για άλλη μία φορά δεν δίνεται Λύση στο 
πρόβλημα που αντιμετωπίζουν εκατοντάδες συναδέλφων με σοβαρά προβλήματα υγείας οι οποίοι εκτός από τα
προβλήματα υγείας που έχουν να σκεφτούν Αντιμετωπίζουν και τιμωρία στην βαθμολογική τους εξέλιξη 
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εξαιτιας των άρθρων αυτων που τους καθηλώνουν στο βαθμό αυτό του υπολοχαγού σε αντίθεση με 
συναδέλφους (άλλων κατηγοριών) οι οποίοι χαίρουν τις «ευαισθησίας» των κυβερνώντων Για ψηφοθηρικούς 
λόγους για άλλη μία φορά! Ντροπή και πάλι ντροπή αλλά οι εκλογές είναι κοντά!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:16 

Μπράβο πολύ καλό αυτό για τα στελέχη προέλευσης ΕΜΘ. Ως ένδειξη αναγνώρισης για αυτά που έχουν 
προσφέρει τα τελευταία 35 χρόνια πού είναι ο θεσμός. Για τους φίλους που γράφουνε αρνητικά σχόλια θα 
ήθελα να τους ενημερώσω ότι κανένας δεν τρώει το ψωμί τους, και ότι σε λιγότερο από 10 χρόνια δεν θα 
υπάρχει ούτε ένας ΕΜΘ μιας και η τελευταία σειρά εισήλθε το 2000.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:07 

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.
Να συνυπολογιστεί το κόστος της επιχειρησιακής αποδυνάμωσης που θα προκύψει καθώς και των ενδεχόμενων
αγωγών που θα δικαιώσουν το παραπάνω προσωπικό δυνάμει των νόμων 2936/2001 και 3865/10 (άρθρο 20).
Η συνταξιοδότηση κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο συνταγματικό δικαίωμα και δεν 
νοείται από καμία ευρωπαϊκή νομοθεσία και καμιά συνταγματική διάταξη να οδηγούνται στην έξοδο από το 
επάγγελμα τους άνευ συνταξιοδότησης πολύτιμα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων. 20.000 οικογένειες 
περιμένουν λύσεις και απαντήσεις..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:06 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ Άρθρο 47 Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών 
μακράς θητείας – Τροποποίηση παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 1848/1989

1. Αναλύοντας στο σύνολό του το αντικείμενο θέματος, το οποίο εμπεριέχεται στο προς διαβούλευση 
υποβληθέν νομοσχέδιο του ΥΠΕΘΑ, διακρίνονται τα κάτωθι:
α. Δεν έχει συμπεριληφθεί για μια ακόμη φορά, μέριμνα για τους ήδη υπηρετούντες ΕΜΘ Αξιωματικούς έτους 
1987, οι οποίοι κρίθηκαν ευδοκίμως τερματίσαντες την σταδιοδρομία τους και αποστρατεύθηκαν την 11 Δεκ 
2022 ή και αναμένουν την αποστρατεία – διαγραφή τους εντός μηνός Ιαν 2022, με αποτέλεσμα, να υφίστανται 
επανειλημμένως καταφανέστατη αδικία, καθόσον, ήδη εκκρεμεί, η από 03 Μαϊ 2019, μισθολογική εξίσωσής 
τους με τον φέροντα βαθμό και εντός του Β’ Μισθολογικού κλιμακίου του ισχύοντος νόμου.
β. Ομοίως, δεν έχει προβλεφθεί η αναδρομικότητα της ισχύος του παρόντος, για τους ήδη αποστρατευθέντες 
ΕΜΘ Αξιωματικούς ετών 1985 – 1986, για τους οποίους, δεν τηρήθηκε η αναδρομικότητα της προαγωγής τους, 
σύμφωνα με τα καθορισθέντα από τον Ν.4609/2019, όπου με την συμπλήρωση 30 ετών πραγματικής 
υπηρεσίας, εκ των οποίων 5 έτη στον βαθμό του Ανθστή, όφειλε να τελεσθεί η προαγωγή τους σε Ανθλγούς, 
ήτοι, για εκείνους που κατετάγησαν το 1985, τον Οκτ – Δεκ 2015, για εκείνους του έτους 1986, τον Δεκ 2016 
και τέλος για εκείνους του έτους 1987, τον Οκτ – Δεκ 2017 και όχι εσφαλμένα, με την 03 Μαϊ 2019, με 
αποτέλεσμα, να υφίσταται μείζον οικονομικό και αντισυνταγματικό ζήτημα, κατ’ εφαρμογή των οικείων 
νομοθετημάτων περί ισονομίας και ισοπολιτείας, δεδομένου ότι, στο παρελθόν εφαρμόσθηκε πλήρως και 
δίκαια στις συναδέλφους Εθελόντριες, οι οποίες σε 2 μήνες, προήχθησαν από Ανθστές σε Υπολοχαγοί και με 
αναδρομικότητα από την ημερομηνία όπου οφείλονταν η τέλεση των προαγωγών τους.
γ. Λόγω μη έκδοσης της υπόψη τροπολογίας, η οποία άπτεται της μισθολογικής αποκατάστασής τους, εκτός 
της απώλειας μεγάλου χρηματικού ποσού, ως εν ενεργεία Αξκοί, πάντα σύμφωνα με την ορθή ημερομηνία 
τελέσεως της προαγωγής τους, ως σχετικώς αναλύθηκε ανωτέρω, τυγχάνουν και ως εν αποστρατεία της 
απώλειας των κάτωθι:
(1) Μη λήψη του κατά νόμου δικαιούμενου ποσού εφάπαξ.
(2) Μη λήψη του κατά νόμου δικαιούμενου μερίσματος.
(3) Μη λήψη το κατά νόμου δικαιώματος της 3ετίας Κονδύλη, καθότι, όφειλε η Πολιτεία να τους μισθοδοτεί, ως 
κατώτερους Αξκούς και όχι ως Ανθστές επί 3 ½ έτη.
(4) Μη λήψη του κατά νόμου δικαιούμενου ποσού σύνταξης σύμφωνα πάντα με τον αποστρατευτικό βαθμό και 
όχι με αυτόν του Ανθστή.
(5) Μη λήψη του κατά νόμου δικαιούμενου ποσού που άπτεται του ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους, σύμφωνα πάντα με 
τον αποστρατευτικό βαθμό και όχι με αυτόν του Ανθστή καθώς επίσης, το γεγονός δια του οποίου, από το 2017
το ΜΤΣ έχει χορηγήσει προκαταβολές του εν λόγω επιδόματος και μέχρι σήμερα, που τα τέκνα τους είναι ήδη 
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30 ετών, δεν έχουν λάβει το υπολειπόμενο δικαιούμενο ποσό, εντόκως, ως ο νομοθέτης προβλέπει.
δ. Κατ’ εφαρμογή των διατάξεων του Ν.4609/2019, ο οποίος επέφερε τις τροποποιήσεις του Ν.3883/2010 
καθώς και του Ν.1848/1989, η Πολιτεία εσφαλμένα προέβηκε στην προαγωγή των Ανθστών που κατετάγησαν 
τα έτη 1985, 1986 και 1987, με ημερομηνία τέλεσης προαγωγής τους σε Ανθλγούς την 03 Μαϊ 2020, αντί των 
ορθών αναδρομικώς τελεσθέντων ημερομηνιών, κατά τις οποίες οι κατά έτος κατατάξεως προαναφερθέντες 
Αξκοί, συμπλήρωσαν 30 έτη πραγματικής υπηρεσίας, εκ των οποίων 5 στον βαθμό του Ανθστή, ήτοι, τον Οκτ 
και Δεκ 2015 για τους καταταγέντες το έτος 1985, τον Δεκ 2016 για τους καταταγέντες του έτους 1986 και τον 
Οκτ – Δεκ 2017, για τους καταταγέντες του έτους 1987. Μείζον θέμα τέλεσης της αντισυνταγματικότητας και μη 
συμμόρφωση της Πολιτείας με τους κανόνες της ισονομίας και της ισοπολιτείας και αντισυνταγματική 
νομοθέτηση για την απώλεια υπέρογκου χρηματικού ποσού.
2. Ανακεφαλαιώνοντας, οφείλεται από την Πολιτεία και τον ίδιο τον κ. Πρωθυπουργό, η άμεση και κατά νόμο 
συνταγματική αποκατάσταση, του υπόψη θεσμού και δει, για εκείνους των ετών 1985 – 1986 και 1987, διότι, αν
μη τι άλλο, αποτελεί το ύψιστο χρέος έναντι τους μετά από 35 έτη πραγματικής υπηρεσίας. Ότι λιγότερο 
σύμφωνα με το παρόν και εφόσον δεν επέλθουν οι ορθές τροποποιήσεις με αναδρομικότητα και επιστροφή των
νομίμων αποδοχών για τον κατεχόμενο και φέροντα βαθμό, αποτελεί αν μη τι άλλο, προσβολή της ηθικής, της 
αξιοπρέπειας τους και έλλειψη σεβασμού απέναντι σε μεγάλο αριθμό συναδέλφων, καθόσον με ευθύνη της 
Κυβέρνησης επί 3 ½ έτη δεν αποκαταστάθηκε η ισονομία και η ισοπολιτεία.
3. Τέλος, κρίνεται επιτακτική, η αναδρομική ισχύ του παρόντος, όσο αφορά στο βαθμολογικό σκέλος καθώς 
και κατ’ αντιστοιχία στο σκέλος της μισθολογικής αποκατάστασής τους, από τις ημερομηνίες κατατάξεως των 
κατά έτους προσληφθέντων Αξκών του θεσμού ΕΜΘ, αρχής γενομένης από αυτούς του έτους 1985, έτσι ώστε, 
να επιτευχθεί το έννομο και δίκαιο της υλοποιήσεως και να μην επιδέχεται περαιτέρω αμφισβήτησης, όσο 
αφορά τη συνταγματικότητα του υπόψη άρθρου, στο υπό διαβούλευση κατατεθέν νομοσχέδιο και σε 
συνάρτηση πάντα με τη νομοθετική ρύθμιση, όπου αναμένεται σε συνάφεια του φέροντος ή και 
αποστρατευτικού βαθμού τους, από τα συναρμόδια Υπουργεία Εθνικής Άμυνας και Οικονομικών, για το οποίο 
ακόμη δεν έχει λεχθεί το παραμικρό.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:44

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:24 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:23 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:14

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης παρακαλώ για την άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού των Επαγγελματιών 
Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-
epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:46

Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:43 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:51 

Κύριε Υπουργέ ευχαριστώ για την δυνατότητα συμμετοχής στην δημόσια διαβούλευση….
Προσωπικά θεωρώ ότι πρέπει να λάβετε υπόψη το γεγονός, πως άπαντες οι Αξκοι μη παραγωγικών σχολών 
πλην των ΕΜΘ, ξεκίνησαν την πορεία τους στις τάξεις των ΕΔ ως απλοί Στρατιώτες…
Η μοναδική περίπτωση Υπαξιωματικών μη παραγωγικών σχολών από κατατάξεως, είναι οι ΕΜθ…
Συνεπώς μέχρι σήμερα υφίσταται στο Στράτευμα μια παράφορη διατάραξη της ιεραρχίας, μεταξύ των 
Εθελοντών καθόσον οι κάποτε στρατιώτες τους προσπέρασαν έχοντας ήδη αποκτήσει τον διοικητικό βαθμό του 
Ταγματάρχη…
Φυσικά, και από μισθολογικής εξέλιξης, υφίσταται το οξύμωρο όλοι οι υπόλοιποι εξ Εθελοντών, να κατατίθεται
τροπολογία ώστε να ενταχθούν στην Β μισθολογική κατηγορία (μετά από 5 έτη καθυστέρησης) ενώ και πάλι οι 
ΕΜθ να αποτελούν την εξαίρεση του κανόνα…
Πλέον η αδικία με αποδέκτες πάντα τους ίδιους (ΕΜΘ), πρέπει εδώ να τελειώσει, ώστε να μην χρειαστεί 
οποιαδήποτε περαιτέρω δικαστική διεκδίκηση…
Σας ευχαριστώ !!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:32 

Ως επαγγελματίας οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί και να δοθεί λύση στο πρόβλημα το συνταξιοδοτικο 
σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.Ευχαριστω

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:01 

Αμεση κατάργηση του άρθρου 47. Κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ στο 
βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ 
ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσιδικης 
δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά 
και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ για επίλυση του θέματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:59 

Άμεση λύση και άμεση τροποποίηση διότι είναι κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των
ΕΜΘ στο βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους 
ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσιδικης 
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δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά 
και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ για επίλυση του θέματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:47 

Κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ στο βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων 
για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι 
εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσιδικης δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ 
για επίλυση του θέματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:32 

Θα πρέπει να υπάρξει άμεση λύση στο συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών οπλιτών σύμφωνα με την πρόταση 
της ΠΟΜΕΝΣ…. καθώς και αναβάθμιση του θεσμού…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 

Ο επιπλέον καταληκτικός και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες/ες, αλλά 
κλείνει την ψαλίδα περισσότερο. Δυστυχώς όμως και σε αυτή τη ρύθμιση απουσιάζει η επιβράβευση των ΕΜΘ 
πτυχιούχων ΑΕΙ όπως αντίστοιχα συμβαίνει στους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ. Πρέπει να προβλεφθεί ένας επιπλέον 
καταληκτικός βαθμός για τους ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Αυτή δεν είναι 
μια εμφύλια τοποθέτηση, αλλά θα είναι η έμπρακτη επιβράβευση όσων μόχθησαν περισσότερο και 
πιστοποιήθηκαν από Ανώτατο Εκπαιδευτικό Ίδρυμα. Άλλωστε την ίδια ακριβώς πρακτική και σωστά κατά τη 
γνώμη μου, ακολουθεί το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας για τους συναδέλφους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με 
τους ΑΣΣΥ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Το πτυχίο ΑΕΙ δεν είναι κάτι που πρέπει να επιβραβεύεται ανάλογα με την 
προέλευση του κατόχου του. Ισονομία και δικαιοσύνη για όλους τους ΑΕΙ ΑΣΣΥ, ΕΜΘ και ΕΠΟΠ. Ένας επιπλέον 
αποστρατευτικός βαθμός για όλους χωρίς εξαιρέσεις. Το πτυχίο ΑΕΙ δίνει την υπεραξία κι όχι η προέλευση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:08 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:53 

Να επιλυθούν τα νυχτερινά και να ενταχθούν στα βαρέα και ανθυγιεινά όσες κατηγορίες και ειδικότητες είναι 
στα βαρέα και ανθυγιεινά αντίστοιχες και εκτός στρατού…..!!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:49 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:21 

Συγχαρητήρια για την δικαιωση των ΕΜΘ
Για απάντηση κάποιων σχολίων…
θα πρέπει να γνωρίζετε για τους ΑΣΣΥ ότι το πτυχίο.που λαμβάνεται μετά το πέρας των σπουδών είτε σε δύο ή 
τρία χρόνια δεν είναι ισότιμα με επίπεδο ΤΕΙ απλά με υπουργικη απόφαση μπήκαν σε Β κλιμάκιο έτσι για να 
μην βρεθουν προ εκπλήξεων σε ευρωπαϊκά δικαστήρια και σκάσει βόμβα μεγατόνων δεδομένου ότι 
πληρώνεστε σε Β κλιμάκιο που πιθανόν δε δικαιούται κανένας από ΑΣΣΥ Για να το κάνω ποιο λιανα το πτυχίο 
σας διετούς η τριετούς φοίτησης δεν έχει αναγνωρίστει το πτυχίο σας ισοτημο ΤΕΙ λόγω ότι δεν υπάρχει στην 
σχολή πού τελειώσατε πρυτάνεις Πρυτανεία κλπ και άλλα κριτήρια,έτσι ώστε να είναι ισότιμα με ΤΕΙ με λίγα 
λόγια πιθανόν να μην δικαιούνται να πληρώνονται κάποιοι σε Β κλιμάκιο .
Έτσι μετα τα ανωτέρω ας βάλουμε όλοι τα πτυχία μας κάτω σύμφωνα.με τις ημερομηνίες πρόσληψης στις 
τάξεις του στρατεύματος να πληρωνόμαστε βάση αυτών όπως όλο το δημόσιο σημειωτέον δεν αναφέρει η 
ανάρτηση μου σχολές ισοτημες με ΑΕΊ αλλά απαντά σε κάποιους που πιθανόν δεν γνωρίζουν
Δικαίωση των ΕΜΘ τώρα!
Πολλά μπράβο στις επιλογές σάς!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:39 

Διαβάστε τις προκηρύξεις επ.οπ και το ν.δ.του 74 περί αποστρατείας υπαξιωματικών στα 50 ηλικιακά τους 
έτη.Υπαρχουν αντικρουόμενα στοιχεία.
Ο προηγούμενος ΥΕΘΑ άδικα ευνόησε σχετικά, μόνο τους ΕΜΘ.Δειτε το πληρώνοντας τις ασφαλιστικές κι άλλες
εισφορές από το κρατικό προϋπολογισμό,ώστε όλοι οι ΕΠΟΠ να πάρουν πλήρη σύνταξη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:08 

Συγχαρητήρια για την δικαιωση των ΕΜΘ
Για απάντηση κάποιων σχολίων…
θα πρέπει να γνωρίζετε για τους ΑΣΣΥ ότι το πτυχίο.που λαμβάνεται μετά το πέρας των σπουδών είτε σε δύο ή 
τρία χρόνια δεν είναι ισότιμα με επίπεδο ΤΕΙ απλά με υπουργικη απόφαση μπήκαν σε Β κλιμάκιο έτσι για να 
μην βρεθουν προ εκπλήξεων σε ευρωπαϊκά δικαστήρια και σκάσει βόμβα μεγατόνων δεδομένου ότι 
πληρώνεστε σε Β κλιμάκιο που πιθανόν δε δικαιούται κανένας από ΑΣΣΥ Για να το κάνω ποιο λιανα το πτυχίο 
σας διετούς η τριετούς φοίτησης δεν έχει αναγνωρίστει το πτυχίο σας ισοτημο ΤΕΙ λόγω ότι δεν υπάρχει στην 
σχολή πού τελειώσατε πρυτάνεις Πρυτανεία κλπ και άλλα κριτήρια,έτσι ώστε να είναι ισότιμα με ΤΕΙ με λίγα 
λόγια πιθανόν να μην δικαιούνται να πληρώνονται κάποιοι σε Β κλιμάκιο .
Έτσι μετα τα ανωτέρω ας βάλουμε όλοι τα πτυχία μας κάτω σύμφωνα.με τις ημερομηνίες πρόσληψης στις 
τάξεις του στρατεύματος να πληρωνόμαστε βάση αυτών όπως όλο το δημόσιο σημειωτέον δεν αναφέρει η 
ανάρτηση μου σχολές ισοτημες με ΑΕΊ αλλά απαντά σε κάποιους που πιθανόν δεν γνωρίζουν
Δικαίωση των ΕΜΘ τώρα!
Πολλά μπράβο στις επιλογές σάς!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:32 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:43 

Κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ στο βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων 
για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι 
εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσίδικης δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ 
για επίλυση του θέματος.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:58 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:46 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:16 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:57 

Μισθολογικά μη ξεχάσετε να τους πάτε στο Α κλιμάκιο απευθείας, να μην παιδεύονται. Καταργείστε Ευελπίδων 
και ΑΣΣΥ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:23 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:20 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης θα παρακαλούσα όπως συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο του Υπουργείου και η 
πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ σχετικά με τον θεσμό μας. Το θεωρώ τουλάχιστον απαράδεκτο ότι δεν μας υπολογίζουν 
και συνεχίζει ο εμπαιγμός σε ένα τόσο σημαντικό πρόβλημα που μας αφορά άμεσα. Σας ευχαριστώ..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:46

Επανέρχομαι από την πρωινή ανάρτηση, προερχόμενος από τούς επαγγελματίες οπλίτες αναφέρω ότι πρέπει 
να γίνει άμεση κατάργηση του Νόμου 1974 και υπαγωγή των επαγγελματιών οπλιτών πίσω από τούς εθελοντές
Μακρας Θητείας βάση των επετηριδων ου υπάρχουν.κρινεται αναγκαίο η εναρμόνιση μας στο βαθμολογικό των
μη παραγωγικών σχολών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:01 
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:56 

Να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο και το θέμα της συνταξιοδότησης των επαγγελματιών οπλιτών!! Το 
συγκεκριμένο ζήτημα είναι πολύ σημαντικό.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:02 

Καλύτερα γράψτε ότι είναι ζητήματα μιας κατηγορίας μόνο στελεχών διότι τους ΕΠΟΠ δεν τους 
συμπεριλαμβάνει. Κάτι χιλιάδες δλδ στελεχών για το υπουργείο Εθνικής Άμυνας είναι ανύπαρκτοι. Φυσικά δεν 
είναι ανύπαρκτοι όταν καλύπτουν υπηρεσίες στον Έβρο στα νησιά και οπουδήποτε αλλού ζητηθεί. Πρέπει να 
λύσετε το θέμα με τον νόμο του ’74 οπωσδήποτε αλλιώς ένα μεγάλο τμήμα του στρατού που καλύπτεται από 
τον θεσμό των ΕΠΟΠ δεν θα έχει την ίδια ψυχολογία και αποδοτικότητα στην δουλειά με ότι αυτό συνεπάγεται.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:55 

Πως γίνεται να προάγεις τον ΕΜΘ στο βαθμό του υπλγου και να αφήνεις καταληκτικό βαθμό υπλγο τον ΕΥ από 
ΑΣΣΥ. Τι απαξίωση είναι αυτή; Τον ΕΥ ΕΜΘ αντίστοιχα τον αφήνεις αλχια; Όχι, και αυτή η κατηγορία προάγεται
μέχρι τέλους. Άρα οι ΕΥ, πλην ΑΣΣΥ, προάγονται κανονικά όπως στην ενεργό υπηρεσια. Αυτό ονομάζεται 
διαχωρισμός και τιμωρία. Πιστεύετε δε θα έχει επιπτώσεις και συνέπειες στην καθημερινότητα; Θεωρείτε ότι θα
κυλούν όλα αρμονικά; Κάπου στη διαδρομή ο ΕΜΘ θα διατάζει τον ΑΣΣΥ ή θα προσπαθήσει τουλάχιστον. 
Μπραβο, καταφέρατε να μετατρέψετε την Ιεραρχία σε μια ευθεία γραμμή, όλα ίσα κι όμοια. Δε γίνεται να 
μειώσεις την αξία μιας Σχολής στο βωμό της πελατειακής πολιτικής εν όψει εκλογών. Μέγιστη ντροπη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:33 

Δεν έχω καταλάβει γιατί ενώ μιλάει καθαρά για προαγωγές των ΕΜΘ, δεν αναφέρει ούτε στα ποσά χρόνια θα 
γίνει η αλλαγή βαθμού ούτε τι σκοπό έχουν να κάνουν και πως μέρη μισθολογική εξέλιξη…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:25 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:40 

Η προνομιακή μεταχείριση των ΑΣΣΥ πτυχιούχων ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ και τους ΕΠΟΠ πτυχιούχους ΑΕΙ, 
αποτελεί μια τεράστια αδικία. Το κριτήριο της κτήσης ΑΕΙ πρέπει να ευεργετείται με έναν επιπλέον 
αποστρατευτικό βαθμό ή σε όλους ή σε κανένα.
Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:33 

Να δοθεί επιτέλους μια λύση στο συνταξιοδοτικό των Επ.Οπ. Βγάλτε από την ομηρία 20.000 οικογένειες. Λύση 
υπάρχει, και έχει εφαρμοστεί αντίστοιχα για τους Ε.Μ.θ
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Γίνεται αναφορά σε διαβούλευση άρθρου που αφορά, ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ, 
στο οποίο φαίνεται να μην γίνεται καμία πρόβλεψη για τους συναδέλφους επαγγελματίες οπλίτες τους οποίους 
αποστρατεύεται στα 50 έτη ανεξαρτήτως ετών υπηρεσίας αυταπάγγελτα με ένα διάταγμα του 74, το οποίο 
ορθά καταργήσατε για άλλη κατηγορία υπαξιωματικών μη παραγωγικών σχολών. Το προσωπικό της 
κατηγορίας αυτής αριθμεί περίπου 25000 άνδρες και γυναίκες και φυσικά επηρεάζεται η ζωή η δική τους αλλά 
και των οικογενειών τους. Θα ήταν συνετό να υπάρξει μέριμνα και για αυτούς οι οποίοι υπηρετούν και 
προσφέρουν εδώ και 20 έτη την πατρίδα όπου και όποτε απαιτηθεί όπως όλες οι κατηγορίες στρατιωτικών 
ανεξαρτήτου προέλευσης.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:39 

Ως επαγγελματιας οπλιτης, περιμενα αυτο το νομοσχεδιο ωστε να να αρει η καταφορη αδικια που υφιστανται 
τα στελεχη προελευσης ΕΠΟΠ καθως αποστρατευονται αυταπαγγελτα στα 50 ετη τους με διαταγμα του 74 που 
πλεον ισχυει μονο για αυτους. Παρακαλω να εξεταστει η προταση της ΠΟΜΕΝΣ οσον αφορα το συνταξιοδοτικο 
ζητημα των υπαξιωματικων προελευσης ΕΠΟΠ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:43 

Κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ στο βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων 
για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι 
εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσιδικης δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ 
για επίλυση του θέματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:51

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:12 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:09 

υχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την Εεπιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα, των Αξκών προέλευσης ΕΜΘ. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά 
από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί και ελπίζουμε σε επίλυση 
του μισθολογικού ώστε να συμβαδίζει με τα αναφερόμενα στο παρόν άρθρο

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:51 

Να συμπεριληφθεί στο νομοσχέδιο και το θέμα της συνταξιοδότησης των επαγγελματιών οπλιτών!! Το 
συγκεκριμένο ζήτημα είναι πολύ σημαντικό και δεν παίρνει άλλη αναβολή!!
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:16 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:20 

Σμηναγός με μισθό Ανθυπασπιστή, όπως λέμε Γενικός Γραμματέας Υπουργείου με μισθό Κλητήρα. Δεν μπορώ 
να πιστέψω οτι δε γνωρίζετε ή δεν κατανοείτε το άτοπο των πράξεων σας. Τόσους μήνες αναμονή και το 
αποτέλεσμα ήταν παροχές χωρίς αντίκρισμα. Δήθεν αναγνώριση για να βγείτε από την υποχρέωση. Μια ακόμη 
τέτοια προσπάθεια και θα δούμε (ίσως) Επισμηναγούς με μισθό Ανθυπασπιστή, άλλωστε οι βαθμοί είναι 
τζάμπα. Καταλαβαίνω οτι το οικονομικό κομμάτι είναι αρμοδιότητα ΥΠ.ΟΙΚ., όμως η εικόνα που βγαίνει με το 
παρόν σχέδιο νόμου, είναι απολύτως αυτή που ανέφερα. Διαχρονικά, θερίζουμε ό,τι σπείραμε…. ΟΛΟΙ μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:59 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:58 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:46 

Γίνεται αναφορα σε διαβουλευση αρθρου που αφορα, ΖΗΤΗΜΑΤΑ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ, 
στο οποιο φαινεται να μην γινεται καμια προβλεψη για τους συναδελφους επαγγελματιες οπλιτες τους οποιους 
αποστρατευετε στα 50 ετη ανεξαρτητως ετων υπηρεσιας αυταπαγγελτα με ενα διαταγμα του 74, το οποιο και 
καταργησατε για αλλη κατηγορια υπαξιωματικων μη παραγωγικων σχολων. Το προσωπικο της κατηγοριας 
αυτης αριθμει περιπου 20000 ανδρες και γυναικες και φυσικα επηρεαζεται η ζωη η δικη τους αλλα και των 
οικογενειων τους. Θα ηταν συνετο να υπαρξει μεριμνα και για αυτους οι οποιοι υπηρετουν και προσφερουν 
εδω και 20 ετη την πατριδα οπου και οποτε απαιτηθει οπως ολες οι κατηγοριες στρατιωτικων ανεξαρτητου 
προελευσης.
Ευχαριστω

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:58 

Ως Εθελοντρια Μακράς Θητείας, θεωρώ ότι το άρθρο κινείται στη σωστή κατεύθυνση. Ο επιπλέον καταληκτικός
και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες, αλλά κλείνει την ψαλίδα 
περισσότερο. Δυστυχώς όμως και σε αυτή τη ρύθμιση απουσιάζει η επιβράβευση των ΕΜΘ πτυχιούχων ΑΕΙ 
όπως αντίστοιχα συμβαίνει στους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ. Πρέπει να προβλεφθεί ένας επιπλέον καταληκτικός 
βαθμός για τους ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Αυτή δεν είναι μια εμφύλια 
τοποθέτηση, αλλά θα είναι η έμπρακτη επιβράβευση όσων μόχθησαν περισσότερο και πιστοποιήθηκαν από 
Ανώτατο Εκπαιδευτικό Ίδρυμα. Άλλωστε την ίδια ακριβώς πρακτική και σωστά κατά τη γνώμη μου, ακολουθεί 
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το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας για τους συναδέλφους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΑΣΣΥ μη 
πτυχιούχους ΑΕΙ. Το πτυχίο ΑΕΙ δεν είναι κάτι που πρέπει να επιβραβεύεται ανάλογα με την προέλευση του 
κατόχου του. Ισονομία και δικαιοσύνη για όλους τους ΑΕΙ ΑΣΣΥ, ΕΜΘ και ΕΠΟΠ. Ένας επιπλέον 
αποστρατευτικός βαθμός για όλους χωρίς εξαιρέσεις. Το πτυχίο ΑΕΙ δίνει την υπεραξία κι όχι η προέλευση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:35 

Μπράβο στον Υπουργό σε οτι αφορα το βαθμολογικό των ΕΜΘ,
ο βαθμός του Υπλγου να απονέμεται στα 32-33 έτη υπηρεσίας και είσοδο στην Β μισθ.κατηγορια για πλήρη 
εναρμόνιση μισθού – βαθμού
Επίσης οι συνάδελφοι ΕΠΟΠ να μην σχολιάζουν σ’ αυτό το άρθρο, δεν έχει σχέση με το συνταξιοδοτικό τους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ στο βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων 
για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι 
εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσιδικης δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ 
για επίλυση του θέματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:57 

Θεωρώ ότι το άρθρο, κινείται προς την σωστή κατεύθυνση. Να ρυθμιστεί ανάλογα και η μισθολογική 
αποκατάσταση με την μεταφορά στο Β’ μισθολογικό κλιμάκιο.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:57 

Κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ στο βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων 
για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι 
εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσιδικης δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ 
για επίλυση του θέματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:32

Κατάφορα αδικη, έναντι των αποφοίτων ΑΣΣΥ, η προαγωγή των ΕΜΘ στο βαθμό του ΥΠΛΓΟΥ και ομοιοβαθμων 
για ΠΑ και ΠΝ. Πολύ περισσότερο άδικη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων ΕΥ/ΥΓ, οι οποίοι 
εξομοιώνονται με τους ΕΜΘ παρά και την ύπαρξη τελεσιδικης δικαστικής αποφάσεως του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών για βαθμογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ ΕΥ/ΥΓ αλλά και των υποσχέσεων του αξιότιμου κυρίου ΥΠΕΘΑ 
για επίλυση του θέματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:50 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:15 

Ως Συνάδελφος Στρατιωτικός ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:57 

Αν δεν γινουν αλλαγες στους χρονους παραμονης ανα βαθμο στους εμθ αυτοι θα υπηρετησουν στον βαθμο του 
υπολοχαγου για λιγοτερο απο ενα χρονο..ετσι ειναι απαραιτητο ο χρονος παραμονης στον αρχιλοχια να γινει 6 
ετη και προαγωγη στο βαθμο του υπολοχαγου με 32 ετη πραγματικης υπηρεσιας..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:49 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:04 

Μπράβο στην ομάδα διαβούλευσης και στον Υπουργό σε οτι αφορα το βαθμολογικό των ΕΜΘ…

Καλύτερα οι αγαπητοί συναδελφοι ΕΠ.ΟΠ. να σχολιάζουν σε αλλο άρθρο διότι χάνουμε την ουσία του παρόντος
άρθρου καθως δεν έχει σχέση με τούς ΕΜΘ οι αποστρατειες των επ.οπ..

Να υπάρξει μέριμνα και για τούς πτυχιούχους ΑΕΙ ΕΜΘ…

Ο Βαθμός του υπλγου να απονέμεται στα 31 έτη υπηρεσίας…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:28 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:55 
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:35 

Ως Εθελοντής Μακράς Θητείας, θεωρώ ότι το άρθρο κινείται στη σωστή κατεύθυνση. Ο επιπλέον καταληκτικός 
και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες, αλλά κλείνει την ψαλίδα 
περισσότερο.Να ρυθμιστεί ανάλογα και η μισθολογική αποκατάσταση με την μεταφορά στο Β μισθολογικό 
κλιμάκιο.Μια ελάχιστη αναγνώριση στα όσα έχει προσφέρει αυτός ο Θεσμός..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:41

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:32 

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.
Να συνυπολογιστεί το κόστος της επιχειρησιακής αποδυνάμωσης που θα προκύψει καθώς και των ενδεχόμενων
αγωγών που θα δικαιώσουν το παραπάνω προσωπικό δυνάμει των νόμων 2936/2001 και 3865/10 (άρθρο 20).
Η συνταξιοδότηση κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο συνταγματικό δικαίωμα και δεν 
νοείται από καμία ευρωπαϊκή νομοθεσία και καμιά συνταγματική διάταξη να οδηγούνται στην έξοδο από το 
επάγγελμα τους άνευ συνταξιοδότησης πολύτιμα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων. 20.000 οικογένειες 
περιμένουν λύσεις και απαντήσεις..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:31 

ΩςΕπαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:47 

Το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ δεν βλεπουμε να συμπεριλαμβάνεται κάπου.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:08

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:49 
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ΩςΕπαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:19 

Να συμπεριληφθεί αμεσα εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών 
σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:44 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:36 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:29 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:08 

Ως επαγγελματίας οπλίτης επιθυμώ την λυση του συνταξιοδοτικού προβληματος συμφωνα με το αντίστοιχο των
ΕΜΘ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:04 

Μπράβο πολύ καλό αυτό για τα στελέχη προέλευσης ΕΜΘ. Ως ένδειξη αναγνώρισης για αυτά που έχουν 
προσφέρει τα τελευταία 35 χρόνια πού είναι ο θεσμός. Για τους φίλους που γράφουνε αρνητικά σχόλια θα 
ήθελα να τους ενημερώσω ότι κανένας δεν τρώει το ψωμί τους, και ότι σε λιγότερο από 10 χρόνια δεν θα 
υπάρχει ούτε ένας ΕΜΘ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:24 

Μόνιμος Σύνδεσμος

Ως επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό και 
βαθμολογικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

Επίσης, είναι αδιανόητο να μην γίνεται ούτε καν συζήτηση για επιστροφή δώρων. Ως πότε οι Ε.Δ. θα παίρνουν 
12 μισθούς, ενώ ο ευρύτερος δ.τ. και όλος ο ι.τ. παίρνουν 14 μισθούς ετησίως;
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:10 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:26 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:10 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:00 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:06 

Ως σύζυγος επαγγελματια οπλίτη παρακαλώ για τη λύση του συνταξιοδοτικού με βάση τη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:56 

Ως επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό και 
βαθμολογικό των Επαγγελματιών Οπλιτών. Δεν είμαστε παιχνίδι να παίζεται με το μέλλον μας. Λύση τώρα για 
να φύγει το άγχος. Φτάνει το άγχος που ήδη κουβαλάμε στις πλάτες μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:44 

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.
Να συνυπολογιστεί το κόστος της επιχειρησιακής αποδυνάμωσης που θα προκύψει καθώς και των ενδεχόμενων
αγωγών που θα δικαιώσουν το παραπάνω προσωπικό δυνάμει των νόμων 2936/2001 και 3865/10 (άρθρο 20).
Η συνταξιοδότηση κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο συνταγματικό δικαίωμα και δεν 
νοείται από καμία ευρωπαϊκή νομοθεσία και καμιά συνταγματική διάταξη να οδηγούνται στην έξοδο από το 
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επάγγελμα τους άνευ συνταξιοδότησης πολύτιμα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων. 20.000 οικογένειες 
περιμένουν λύσεις και απαντήσεις..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:50 

Η προνομιακή μεταχείριση των ΑΣΣΥ πτυχιούχων ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ και τους ΕΠΟΠ πτυχιούχους ΑΕΙ, 
αποτελεί μια τεράστια αδικία. Το κριτήριο της κτήσης ΑΕΙ πρέπει να ευεργετείται με έναν επιπλέον 
αποστρατευτικό βαθμό ή σε όλους ή σε κανένα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:36 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

Μπράβο πολύ καλό αυτό για τα στελέχη προέλευσης ΕΜΘ, συμφωνώ και επαυξάνω, όσο για τα υπόλοιπα 
σχόλια δεν είδα πουθενά να σας πειράζει όταν οι Εθελοντριες έγιναν σε μια νύχτα Αξκοι χωρίς χρόνο διοίκησης 
και έχουν ήδη φτάσει Τχες όπως και οι του Μουσικού Σώματος που μπήκαν με διαγωνισμό και ακολουθούν 
τάξεις της ΣΜΥ κανονικά. Και ποιο έργο προσφέρουν οι ΑΣΣΥ μην τρελαθουμε σε άλλο στρατό ζείτε, που 
ξεκινάνε από Λχιες και καταλήγουν Σχες….είστε της λογικής να ψοφήσει η κατσίκα του γείτονα, μην φοβάστε 
κυρίες κ κύριοι δεν θα σας πάρουν τον μισθό….σε 7-10 χρόνια που θα αποστρατευτουν όλοι οι ΕΜΘ τότε θα 
δείτε πόσο πάει το βερίκοκο κύριοι από όλες τις απόψεις

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:10 

Να δωθεί άμεσα λύση στο συνταξιοδοτικό πρόβλημα των ΕΠΟΠ σύμφωνα με τη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:06 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:46 

Ως επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό και 
βαθμολογικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:22 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 
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Για να μην ασχολούμαστε συνέχεια με τους ΕΜΘ προτείνω να τους κάνατε Ταξιάρχους με αποστρατευτικό 
βαθμό Αντιστράτηγου. Τελικά δεν υπάρχουν ούτε νόμοι, ούτε αξιοκρατία αυτοί που μπήκαν στον στρατό με 
πλάγιο τρόπο συνεχώς θα κερδίζουν και όσοι μπήκαν αξιοκρατικά θα χάνουν. Μπράβο στον Υπουργό, στην 
ηγεσία και φυσικά στους συνδικαλιστές που πάντα έχουν υπόψη το δίκαιο και το κοινό καλό.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:24

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:13

8 χρόνια στο βαθμό του αρχιλοχία και μετά ας μας διώξουν

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:22

Από τη μια δίνουν βαθμούς στους ΕΜΘ και από την άλλη μένουν στο δρόμο χωρίς πλήρη σύνταξη οι εποπ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:52 

Ως Ένωση Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Ρόδου, ζητάμε να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς 
επίλυση το συνταξιοδοτικό και βαθμολογικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση 
της ΠΟΜΕΝΣ
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:48 

Σε περίπτωση που δεν τακτοποιηθεί το μισθολογικό θέμα των εθελοντών μακράς θητείας (ή διαρκείας όπως 
μας απεκάλεσε ο κύριος πρωθυπουργός) , τότε ως λογικότερο θεωρείται η μη χορήγηση του επιπλέον βαθμού. 
Η αύξηση των ευθυνών και υποχρεώσεων χωρίς να συνοδεύεται από μισθολογική προαγωγή δεν έχει νόημα. 
Το να πληρώνεται κάποιος ως ανθυπασπιστής αλλά να κατέχει τον βαθμό του ανθυπολοχαγού και υπολοχαγού 
είναι παράλογο όσον αφορά την έννομο τάξη. Τέλος επειδή κάποιοι μπορεί να μπερδέψουν τους αναγνώστες 
και συμμετέχοντες στην διαβούλευση, αυτοί που ζητούν να μην προσλαμβάνονται υπαξιωματικοί μέσω των 
σχολών υπαξιωματικών αλλά ΕΜΘ, να διευκρινίσω πως πρόκειται για έναν καταργημενο θεσμό, όπου η 
τελευταία πρόσληψη έγινε το 2000, δηλαδή πριν από 22-23 χρόνια. Το διευκρινίζω για να μην γίνει μπέρδεμα ή
συνεχίζουν να γράφονται ανακρίβειες από κάποιους, προφανώς μη ΕΜΘ, οι οποίοι ή δεν γνωρίζουν τα 
ισχύοντα ή προσπαθούν να «προβοκαρουν» την διαβούλευση. Με εκτίμηση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:38 

Πρέπει να συμπεριληφθεί διάταξη που να λύνει το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών.
Να καταργηθεί ο συνδυασμός των διατάξεων του άρθρου 8 και της παρ. 2α και του άρθρου 39 του Ν.Δ. 
445/1974, που θέτει ως όρια ηλικίας την ηλικία των 50 και 54 ετών και διώχνει με αυτεπάγγελτη αποστρατεία 
20000 και πλέον στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων χωρίς την απονομή σύνταξης καθότι τα ηλικιακά όρια του 
ΕΦΚΑ αφορούν τα 60 έτη ή τα 40 έτη ασφάλισης.
Να συνυπολογιστεί το κόστος της επιχειρησιακής αποδυνάμωσης που θα προκύψει καθώς και των ενδεχόμενων
αγωγών που θα δικαιώσουν το παραπάνω προσωπικό δυνάμει των νόμων 2936/2001 και 3865/10 (άρθρο 20).
Η συνταξιοδότηση κάθε ασφαλισμένου αποτελεί θεμελιώδες και απαράγραπτο συνταγματικό δικαίωμα και δεν 
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νοείται από καμία ευρωπαϊκή νομοθεσία και καμιά συνταγματική διάταξη να οδηγούνται στην έξοδο από το 
επάγγελμα τους άνευ συνταξιοδότησης πολύτιμα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:33 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:21 

Εισαγωγή των ΕΜΘ στη Β Μισθολογική κατηγορία όπως ορίζει ο Ν 4472/2017 ώστε να συμβαδίζουν οι αποδοχές
τους με τον βαθμό που φέρουν μαζί και οι συντάξιμες αποδοχές τους. Να εφαρμοστεί ο Ν.3883/2010 όπως και 
στους Εθελοντές των Ν.445/1974 και 705/1977

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:04 

Ένα μεγάλο μπράβο στην Κυβέρνηση που επιτέλους λύνει αρκετά από τα προβλήματα μας ελπίζω σύντομα να 
δει και το πρόβλημα της κράτηση 2% για το εφάπαξ που μας βάζουν να πληρώσουμε χρήματα τα οποία 
ληστρικά μας τα πήραν ονομάζοντας τα κοινωνικοί πόροι

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:18 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-
ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:32 

Δώστε επιτέλους λύση για τους ΕΠΟΠ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:14 

Μεγάλη απογοήτευση για τους ΕΠΟΠ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:45

Άλλη μια φορά οι ΕΠΟΠ ξεχασμένοι ας τα δουν αυτά οι νέοι ΕΠΟΠ που θέλουν να μπουν τι τους περιμένει
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:06 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:11 

Ως επαγγελματίας οπλίτης, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό και 
βαθμολογικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:16 

ΠΡΟΤΕΙΝΕΤΑΙ Η ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΤΩΝ ΑΣΣΥ ΚΑΙ ΠΡΟΣΛΗΨΗ ΜΟΝΟ ΕΜΘ,ΑΦΟΥ ΜΕ ΤΗΝ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΕΞΕΛΙΞΗ ΟΙ 
ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΟΙ ΒΑΘΜΟΙ ΤΩΝ ΔΥΟ ΘΕΣΜΩΝ ΕΧΟΥΝ ΜΙΚΡΗ ΔΙΑΦΟΡΑ.ΕΠΙΣΗΣ ΧΡΗΣΙΜΗ ΘΑ ΗΤΑΝ Η 
ΔΗΜΟΣΙΟΠΟΙΗΣΗ ΤΩΝ ΠΡΟΚΗΡΥΞΕΩΝ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΕΜΘ-ΑΣΣΥ ΓΙΑ ΔΙΑΠΙΣΤΩΣΗ ΤΗΣ ΕΞΟΦΘΑΛΜΗΣ ΠΡΟΝΟΜΙΑΚΗΣ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΤΩΝ ΠΡΩΤΩΝ ΣΕ ΣΧΕΣΗ ΜΕ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ ΟΛΑ ΑΥΤΑ ΤΑ ΧΡΟΝΙΑ.ΚΡΙΜΑ ΣΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΠΟΥ ΔΙΝΟΥΝ 
ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΕΣ ΓΙΑ ΝΑ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΟΝΤΑΙ ΜΕ ΤΕΤΟΙΟ ΤΡΟΠΟ,ΚΡΙΜΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:51 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-
ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

Κάθε φορά που ανεβαίνει ν/σ του ΥΠΕΘΑ, οι συνάδερφοι ΕΜΘ, παίρνουν και από ένα βαθμό!! Σε λίγο καιρό, 
κάτι με πτυχία, κάτι με πιέσεις, θα φθάνουν στον καταληκτικό βαθμό των προερχόμενων από σχολές ΑΣΣΥ, μην
φθάνουν και παραπάνω μιας και στην Ελλάδα όλα γίνονται.Νομίζω ότι δεν πρέπει να συμβαίνει αυτό, διότι 
αποτελεί αδικία κ.Υπουργέ. Αποδομείτε έτσι όλες τις σχολές ΑΣΣΥ και το έργο που προσφέρουν εδώ και 
δεκαετίες. Δεν έχω κάτι με τους ΕΜΘ αλλά αυτό είναι άδικο και καθόλου σωστό. Επίσης οι συνάδερφοι ΕΜΘ για
να προαχθούν στον βαθμό του Λγου, θα απαιτείται Χρόνος Διοίκησεως (μιάς και στο βαθμό Ανθλγου για 
προαγωγή σε Υπλγό δεν απαιτείται) ή θα κάνετε κι άλλο δωράκι, πράγμα που δεν συμβαίνει στους παραπάνω 
Αξκούς από ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ, οι οποίοι κάνουν ΚΑΝΟΝΙΚΑ σε όλους τους βαθμούς, τον απαιτούμενο ΧΔ, με ότι 
συνεπάγεται αυτό, ακόμη και μετάθεση σε τόπο μη συμφερόντων,συνήθως παραμεθόριο. Επίσης θα 
απαιτηθούν κι άλλα κονδύλια για να δώσετε λόγω αυξήσεων.Για δείτε όλα αυτά διότι δημιουργείτε Αξκους 2 
ταχυτήτων με παιδιά και αποπαίδια στις ΕΔ, αρέσει δεν αρέσει αυτή είναι η πραγματικότητα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:26 

Δεν αναφέρεται κάπου για μισθολογική εξέλιξη
Απογοήτευση που δεν γίνεται κουβέντα για την τριετία 1990-95

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:35 

Επιτέλους κάντε κάτι για τους ΕΠΟΠ τροποποίηση ηλικιακών Ορίων
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:50 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:42 

Αυτό το νομοσχέδιο ήταν η τελευταια ελπίδα μου για λυθεί το θέμα των ηλικιακών Ορίων των ΕΠΟΠ.Δυστυχώς 
για άλλη μια φορά ο θεσμός των ΕΠΟΠ είναι ξεχασμένος και υποβαθμισμένος

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:16 

Παρακαλώ όπως καταργηθεί με τροπολογία το άρθρο 39 παρ. 2 του Ν.445/74 «Περί ιεραρχίας και προαγωγών 
Ανθυπασπιστών και Μονίμων και Εθελοντών Οπλιτών Ενόπλων Δυνάμεων» και συγκεκριμένα στο νδ 445/74 
(Α΄160) να τροποποιηθεί ως εξής: «Οι Ανθυπασπιστές και Υπαξιωματικοί με τη συμπλήρωση του πεντηκοστού 
όγδοου (58ού) έτους της ηλικίας τους».

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:59 

Το συγκεκριμένο άρθρο είναι προς την σωστή κατεύθυνση, όμως ο βαθμός του υπολοχαγού πρέπει να δίνεται 
στα 32 χρόνια υπηρεσίας ώστε να αξίζει κάτι. Όσων αναφορά το θέμα των ΕΠΟΠ πιστεύω ότι πρέπει να 
καταργηθεί το ηλικιακό όριο και να γίνει 35 χρόνια υπηρεσίας +5 πολεμικα. Και να φτάνουν μέχρι το βαθμό του
ανθυπασπιστή. Συνάδελφοι μην κάνετε καινούργια αντιγραφή επικόλληση σας υποτιμά. Όσων αναφορά 
συναδέλφους ασσυ μην ξεχνάτε ότι μπήκατε στο στρατό με απολυτήριο γυμνασίου και σας μόρφωσε ο στρατός,
οι εμθ και οι ΕΠΟΠ έχουν ποίο πολλές σπουδες.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 

Με τη φορά που έχετε πάρει στο υπουργείο βλέπω τους εμθ να τους εξομοιώνεται με τους ΑΣΣΥ.Σκεφτομαι τα 
νέα παιδιά που μπαίνουν με πανελλήνιες και κάθονται τρία χρόνια σε μια σχολή υπαξιωματικών για να έχουν 
σχεδόν ίδια εξέλιξη με κάποιους άλλους!!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:24 

Παρακαλώ να επιλυθεί το συνταξιοδοτικο των επαγγελματιών οπλιτών όπως έγινε και για τους ΕΜΘ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:59

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:17 

Ως Υπαξιωματικός των Ενόπλων Δυνάμεων προερχόμενος από τον θεσμό του Επαγγελματία Οπλίτη ζητάω να 
συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με 
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την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-
stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:34 

ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό και βαθμολογικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:19 

Επιθυμώ την επίλυση του συνταξιοδοτικου προβλήματος των επαγγελματιών οπλιτών

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:01 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό και 
βαθμολογικό των Επαγγελματιών Οπλιτών. κατάργηση του Ν.445/74, που δεν αναφερόταν πουθενά στην 
προκήρυξη των ΕΠΟΠ και έγραφε 35 χρόνια πραγματικής υπηρεσίας!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:41 

Ως επαγγελματίας οπλίτης επιθυμώ την λυση του συνταξιοδοτικού προβληματος συμφωνα με το αντίστοιχο των
ΕΜΘ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:04 

ΟΙ ΑΠΟΦΟΙΤΟΙ ΑΣΣΥ ΕΙΣΑΧΘΕΝΤΕΣ ΑΠΟ 1996 ΚΑΙ ΕΝΤΕΥΘΕΝ ΕΙΝΑΙ ΕΝΑΝ ΒΑΘΜΟ ΚΑΤΩ ΑΠΟ ΤΟΝ ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΟ 
ΒΑΘΜΟ ΒΑΣΕΙ ΤΗΣ ΠΡΟΚΗΡΥΞΗΣ ΠΟΥ ΕΙΣΗΧΘΗΣΑΝ (ΜΕ ν. 3883/2010) ,ΣΕ ΑΝΤΙΔΙΑΣΤΟΛΗ ΜΕ ΤΟΥΣ 
ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ ΕΜΘ ΠΟΥ ΠΛΕΟΝ ΘΑ ΒΡΙΣΚΟΝΤΑΙ 2 ΒΑΘΜΟΥΣ ΕΠΑΝΩ ΑΠΟ ΟΣΑ ΠΡΟΕΒΛΕΠΕ Η ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ ΤΟΥΣ.
ΚΑΤΟΠΙΝ ΑΥΤΩΝ ΝΑ ΙΣΧΥΣΟΥΝ ΟΣΑ ΠΡΟΕΒΛΕΠΑΝ ΟΙ ΠΡΟΚΗΡΥΞΕΙΣ. Υ.Γ. ΜΗΠΩΣ ΟΙ ΑΠΟΦΟΙΤΟΙ ΑΣΣΥ ΝΑ 
ΚΙΝΗΘΟΥΜΕ ΝΟΜΙΚΑ ΕΝΑΝΤΙΟΝ ΤΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ ΛΟΓΩ ΕΞΑΠΑΤΗΣΗΣ? ΚΑΙ Ο ΕΜΠΕΓΜΟΣ ΕΧΕΙ ΟΡΙΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:08 

ΜΠΡΑΒΟ ΜΠΡΑΒΟ ΜΠΡΑΒΟ ΣΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΉ ΑΠΟΚΑΤΆΣΤΑΣΗ ΤΩΝ ΕΜΘ..ΕΠΙΤΈΛΟΥΣ ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ 
ΔΊΔΕΤΑΙ ΛΎΣΗ ΣΤΟ ΕΠΊ ΔΕΚΑΕΤΊΕΣ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΟ ΠΡΌΒΛΗΜΑ ΤΩΝ ΣΥΝΑΔΈΛΦΩΝ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ ΕΜΘ..ΚΑΘΩΣ ΟΙ 
ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ ΕΧΟΥΝ ΔΙΚΑΩΘΕΙ 15ΕΤΗΠΡΙΝ…ΣΤΑ 31 ΈΤΗ ΥΠΟΛΟΧΑΓΟΙ.. Ο ΘΕΣΜΌΣ ΤΩΝ ΕΜΘ ΣΕ 10 ΧΡΌΝΙΑ ΔΕΝ 
ΘΑ ΥΦΊΣΤΑΤΑΙ ΚΑΘΩΣ ΘΑ ΈΧΟΥΝ ΣΥΜΠΛΗΡΏΣΕΙ ΌΛΟΙ ΟΙ ΕΜΘ 35ΕΤΙΑ…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:56 

Οι προερχόμενοι από ΕΜΘ προάγονται σε υπολοχαγο και οι ΕΥ από ΑΣΣΥ επίσης υπολοχαγοι καταληκτικό 
βαθμό. Επιπρόσθετα οι ΕΥ από ΕΜΘ επίσης προάγονται έως υπολοχαγοι. Γιατί όχι καταληκτικός βαθμός 
αντίστοιχα όπως με τους ΑΣΣΥ πχ το βαθμό του αρχιλοχία; Καταλαβαινει η πελατειακή πολιτική, διότι περί 
αυτού πρόκειται εν όψη εκλογών, ότι απαξιώνονται αξιωματικοι με ο,τι αυτό συνεπάγεται. Μέγιστη ντροπη στο
βωμό της κάλπης.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:57 
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:10 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:32 

Ως επαγγελματίας οπλίτης, ζητώ το δικαίωμα να μπορώ να συνταξιοδοτηθώ από την εργασία μου με πλήρη 
σύνταξη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:49 

Ως Εθελοντής Μακράς Θητείας, θεωρώ ότι το άρθρο κινείται στη σωστή κατεύθυνση. Ο επιπλέον καταληκτικός 
και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες, αλλά κλείνει την ψαλίδα 
περισσότερο. Δυστυχώς όμως και σε αυτή τη ρύθμιση απουσιάζει η επιβράβευση των ΕΜΘ πτυχιούχων ΑΕΙ 
όπως αντίστοιχα συμβαίνει στους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ. Πρέπει να προβλεφθεί ένας επιπλέον καταληκτικός 
βαθμός για τους ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Αυτή δεν είναι μια εμφύλια 
τοποθέτηση, αλλά θα είναι η έμπρακτη επιβράβευση όσων μόχθησαν περισσότερο και πιστοποιήθηκαν από 
Ανώτατο Εκπαιδευτικό Ίδρυμα. Άλλωστε την ίδια ακριβώς πρακτική και σωστά κατά τη γνώμη μου, ακολουθεί 
το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας για τους συναδέλφους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΑΣΣΥ μη 
πτυχιούχους ΑΕΙ. Το πτυχίο ΑΕΙ δεν είναι κάτι που πρέπει να επιβραβεύεται ανάλογα με την προέλευση του 
κατόχου του. Ισονομία και δικαιοσύνη για όλους τους ΑΕΙ ΑΣΣΥ, ΕΜΘ και ΕΠΟΠ. Ένας επιπλέον 
αποστρατευτικός βαθμός για όλους χωρίς εξαιρέσεις. Το πτυχίο ΑΕΙ δίνει την υπεραξία και όχι η προέλευση του
κατόχου του.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:29 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:57 

6 Δεκεμβρίου 2022, 13:23 | Δημήτρης Μόνιμος ΣύνδεσμοςΩς Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί 
εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη 
πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
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monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-opΑυτό είναι το σχόλιο μου!
Όποιος επιθυμεί μπορεί να κάνει αντιγραφή.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:53

Παρακαλώ να δοθεί άμεσα λύση στο συνταξιοδοτικό πρόβλημα του κόσμου των ΕΠΟΠ όπου και ανήκω,δίκαιη 
και βιώσιμη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:10 

Ελπίζω να δοθεί ο βαθμός του Υπολοχαγού και αντιστοίχων στα 32 έτη υπηρεσίας και να ρυθμιστεί ανάλογα και
η μισθολογική αποκατάσταση με την μεταφορά στο β μισθολογικό κλιμάκιο για να έχει νόημα η όλη διαδικασία.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:06 

Να δοθεί λύση του προβλήματος της πρόωρης αποστρατείας των Επαγγελματιών Οπλιτών καταργώντας τις 
διατάξεις του αναχρονιστικού Ν.445/74, που αφορούν τα ηλικιακά όρια.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:16 

Ως επαγγελματίας οπλίτης επιθυμώ την λυση του συνταξιοδοτικού προβληματος συμφωνα με το αντίστοιχο των
ΕΜΘ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:04 

Συγχαρητήρια για την πολιτική απόφαση και εξορθολογισμό του βαθμολογικού και η οικονομική τακτοποίηση 
στο Β κλιμάκιο δίνει το αίσθημα δικαίου σε όλους και όλες τους ΕΜΘ γεγονός δε ότι στις επικείμενες εκλογές 
όποτε και αν είναι θα υπάρξει θετικό αντίκτυπο από τους ΕΜΘ και τις οικογένειες τους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:44 

Μόνιμος ΣύνδεσμοςΩς Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το 
συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:23

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

Αυτό είναι το σχόλιο μου!
Όποιος επιθυμεί μπορεί να κάνει αντιγραφή.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Δεν μας ενδιαφέρουν οι βαθμοί, δώστε μας αυτά που δικαιούμαστε. Σε όλα τελευταίοι, όσον αφορά τις 
πληρωμές και πρώτοι στη λάντζα (πολιτική προστασία).
Δώστε το 6,67 για την 3ετια.
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Κάθε μέρα και ένας συνάδελφος «φεύγει» από άγχος και στρες.
Ξέρουμε πως δεν μας θέλετε, δώστε κίνητρα να φύγουμε με αξιοπρέπεια και όχι στο φέρετρο.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:03 

Ως επαγγελματίας οπλίτης επιθυμώ την λυση του συνταξιοδοτικού προβληματος συμφωνα με το αντίστοιχο των
ΕΜΘ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:04 

Παρακαλω πολυ για τις ενεργειες σας που αφορουν την επιλυση του προβλημστος ηλιακων οριων για την 
συνταξιοδοτηση των υπαξιωματικων των ενοπλων δυναμεων!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:42 

Ως επαγγελματίας οπλίτης αιτουμαι να συμπεριληφθεί εντός του Νομοσχεδιου η επίλυση το συνταξιοδοτικό των
Επαγγελματιών οπλιτων συμφωνα με τις προτάσεις των ενώσεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:04 

Ως επαγγελματίας οπλίτης αιτουμαι να συμπεριληφθεί εντός του Νομοσχεδιουπρος επίλυση το συνταξιοδοτικό 
των Επαγγελματιών οπλιτων συμφωνα με την επίσημη πρόταση των ενώσεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.Ας δωθει ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ λύση με την 
αποστρατεία των Επαγγελματιών Οπλιτών καταργώντας τα ηλικιακα όρια. Πρέπει να συμβαδισουμε με τα 
προαπαιτουμενα για να πάρουμε σύνταξη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:35 

Να δοθεί λύση του προβλήματος της πρόωρης αποστρατείας των Επαγγελματιών Οπλιτών καταργώντας τις 
διατάξεις του αναχρονιστικό Ν.445/74, που αφορούν τα ηλικιακα όρια.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

Αυτό είναι το σχόλιο μου!
Όποιος επιθυμεί μπορεί να κάνει αντιγραφή.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:43
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝ.και συμπεριλαμβάνεται και τα ένσημα 
προ κατάταξης.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:57 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης αιτούμαι να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ καθώς και μία επίσημη απάντηση ως 
προς τον λόγο που δεν συμπεριλαμβάνεται στο παρόν νομοσχέδιο

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:24 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:17

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 

Παρακαλώ πολύ όπως μεριμνήσετε και για την εξέλιξη και σταδιοδρομία των Επαγγελματιών Οπλιτών(ΕΠ.ΟΠ.) 
καθώς είναι ένας πανομοιότυπος θεσμός πρώτον και δεύτερον είναι ένα σημαντικό θέμα που αφορά και 
προβληματίζει μεγάλο μέρος των ΕΠ.ΟΠ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:29 
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Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

Αυτό είναι το σχόλιο μου!
Όποιος επιθυμεί μπορεί να κάνει αντιγραφή.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:12 

Καλημέρα σας. Ελπίζω να δοθεί ο βαθμός του Υπολοχαγού και αντιστοίχων στα 32 έτη υπηρεσίας και να 
ρυθμιστεί ανάλογα και η μισθολογική αποκατάσταση με την μεταφορά στο β μισθολογικό κλιμάκιο για να έχει 
νόημα η όλη διαδικασία.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:05

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 

Λοιπόν παιδιά για να τελειώνουμε με αυτό το θέμα των ΕΜΘ….πρόκειται για παιδιά του κομματικού σωλήνα και
θα φτάσουν ψηλά….όπως και οι ΕΠΟΠ αργότερα…Σε βάρος βέβαια όλων όσων μόχθησαν να μπούν με την αξία 
τους μέσω πανελληνίων… Προτείνεται λοιπόν να φθάνουν μέχρι το βαθμό του ταξιάρχου!!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:42

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
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https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 

Καλημερα ,ειμαι εποπ 2η σειρα,η προκυρηξη μας προεβλεπε 35 χρονια υπηρεσιας η 60 χρονων ΠΛΗΡΗ 
ΣΥΝΤΑΞΗ.
οταν εισηλθαμε στα μνημονια βαλατε τον νομο αυτον του1974 για αυτοματη αποστρατεια στα50,ο οποιος ειναι 
ΚΑΤΑΦΟΡΗ ΑΔΙΚΙΑ
για πολλους λογους.Να βρειτε μια φορμουλα ετσι ωστε και στα 50 να γινει η αυτοματη αποστρΤεια ,το 
συνταξιμο ποσο των αποστρατευθεντων να ειναι ικανο να συντηρηθει μια οικογενοια με 2 κοριτσακια με μια 
συζηγο χωρις μονιμη δουλεια κ χωρις μονιμη κατοικια
Γενικως να μην ψοφησουμε απο την πεινα
Υ.Γ:25 χρονια σε μοναδες εκστρατειας με 6-7υπηρεσιες,12ημερα νυχτερινες απειρα αγηματα ,παρελασεις ειναι 
αρκετα για να σε παρεχουν μιαΠΛΗΡΗ ΣΥΝΤΑΞΗ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:44 

Θα πρέπει να μελετηθεί και το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με το νόμο του 74 ένας υπαξιωματικός Όταν
φτάσει στην ηλικία των 50 ετών αποστρατεύεται ,το 74 δεν υπήρχαν ούτε εποπ ούτε 40 χρόνια υπηρεσίας 
Οπότε ένας ΕΠΟΠ που μπήκε 28 ετών η και μικρότερος σύμφωνα με το νόμο του 74 αποστρατεύεται 50 χρονών 
χωρίς σύνταξη γιατί πλέον Πρέπει να συμπληρώσει 40 χρόνια ενεργής υπηρεσίας και θα πρέπει 50 χρόνων να 
ψάχνει να βρει δουλειά να μπορέσει να ζήσει την οικογένειά του. Οπότε αυτός ο νόμος θα πρέπει Ή να 
καταργηθεί ή να αναπροσαρμοστεί σύμφωνα με τα τωρινά δεδομένα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Θα πρέπει να μελετηθεί και το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ σύμφωνα με το νόμο του 74 ένας υπαξιωματικός Όταν
φτάσει στην ηλικία των 50 ετών αποστρατεύεται ,το 74 δεν υπήρχαν ούτε εποπ ούτε 40 χρόνια υπηρεσίας 
Οπότε ένας ΕΠΟΠ που μπήκε 28 ετών η και μικρότερος σύμφωνα με το νόμο του 74 αποστρατεύεται 50 χρονών 
χωρίς σύνταξη γιατί πλέον Πρέπει να συμπληρώσει 40 χρόνια ενεργής υπηρεσίας και θα πρέπει 50 χρόνων να 
ψάχνει να βρει δουλειά να μπορέσει να ζήσει την οικογένειά του. Οπότε αυτός ο νόμος θα πρέπει Ή να 
καταργηθεί ή να αναπροσαρμοστεί σύμφωνα με τα τωρινά δεδομένα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:46

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:58 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:42 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
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https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:25 

σας παρακαλώ να εντάξετε το συνταξιοδοτικο τον Επ.οπ στον παρών νομοσχεδιο

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:48 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

Αυτό είναι το σχόλιο μου!
Όποιος επιθυμεί μπορεί να κάνει αντιγραφή.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:00 

Ως επαγγελματίας οπλίτης παρακαλώ για την άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού σύμφωνα με τη πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:13

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:29 

Η λύση για τους επαγγελματίες οπλίτες που υποσχέθηκε ο πρωθυπουργός;;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:33 

Για ποιο λόγο επέρχεται τέτοια ρυθμιση;Συμφωνα με το ν. 1884/89 άρθρο 13 είναι πληρως καθορισμένους και 
ο καταπληκτικός και ο αποστρατευτικος βαθμός των εθελοντών ( ανθυπολοχαγός και υπολοχαγός αντίστοιχα). 
Όποτε τι ρυθμίζει το συγκεκριμένο άρθρο παρα να δίνει επιπλέον βαθμό στους εθελοντές.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:48

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:44 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:06 

Παρακαλώ την άμεση κατάργηση του νόμου 445/74

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:50 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:03 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:27 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:08 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op?fbclid=IwAR0SwEWGW7zIQ3DksqfE4F2F9oKZLzgWDNydB2CUPPeX-
GX3jf2WCHvjrFw

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:37 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:34 
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Δεν αναφέρεται πουθενά η επίλυση του συνταξιοδοτικού των ΕΠΟΠ!
Θέλουμε τους όρους με τους οποίους μπήκαμε.
Δεν κάνουμε μια οποιαδήποτε άλλη δουλειά.
Αυτεπάγγελτη αποστρατεία στα 50 μας χρόνια με
σύνταξη και εφάπαξ για όλους τους ΕΠΟΠ.
Βάλαμε πλάτη όλα αυτά τα χρόνια και όλοι
αντιμετωπίζουμε στα 40-45 μας χρόνια σοβαρά
θέματα υγείας.
Δεν ζητάμε χάρες, ζητάμε αξιοπρεπή μισθό για εμάς που
επαγρυπνούμε για την μητέρα πατρίδα και
αξιοπρεπή γεράματα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:15 

 «Ως Επαγγελματίας Οπλίτης παρακαλώ για την άμεση επίλυση του συνταξιοδοτικού των Επαγγελματιών 
Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:25 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:23 

Παρακαλώ όπως καταργηθεί με τροπολογία το άρθρο 39 παρ. 2 του Ν.445/74 «Περί ιεραρχίας και προαγωγών 
Ανθυπασπιστών και Μονίμων και Εθελοντών Οπλιτών Ενόπλων Δυνάμεων» και συγκεκριμένα στο νδ 445/74 
(Α΄160) να τροποποιηθεί ως εξής: «Οι Ανθυπασπιστές και Υπαξιωματικοί με τη συμπλήρωση του πεντηκοστού 
όγδοου (58ού) έτους της ηλικίας τους».

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:28 

Ως Πρόεδρος της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Ρόδου και Γραμματέας Θεμάτων ΕΠΟΠ της 
ΠΟΜΕΝΣ, ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των Επαγγελματιών 
Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1165-epomeno-dynato-stoixima-pomens-vathmologiki-ekseliksi-
monimopoiithenton-ypkskon-proelefsis-ep-op

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:31

Περιμένουμε μια λύση στο συνταξιοδοτικό τον ΕΠΟΠ..σε τρία χρόνια από τώρα θα μας αποστρατευσουν. Δώστε
λύση στο πρόβλημα χιλιάδων στελεχών και τον οικογενειών τους

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:37 
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Παρακαλώ όπως καταργηθεί με τροπολογία το άρθρο 39 παρ. 2 του Ν.445/74 «Περί ιεραρχίας και προαγωγών 
Ανθυπασπιστών και Μονίμων και Εθελοντών Οπλιτών Ενόπλων Δυνάμεων» και συγκεκριμένα στο νδ 445/74 
(Α΄160) να τροποποιηθεί ως εξής: «Οι Ανθυπασπιστές και Υπαξιωματικοί με τη συμπλήρωση του πεντηκοστού 
όγδοου (58ού) έτους της ηλικίας τους».

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 

Κ.Υπουργε….για ακόμη μια φορά αποδεικνύεται ότι ξεχωρίζεται και διαχωρίζεται τους στρατιωτικούς που 
δίνουν τον καλύτερο εαυτό τους και αποτελούν την ραχοκοκαλιά του στρατεύματος.Θα σας παρακαλέσω να 
συμπεριλάβετε στο νομοσχέδιο και τους συναδέλφους κατηγορίας ΕΠΟΠ… πρέπει επιτέλους να δωθεί λύση σε 
αυτή την άδικη ομηρία 22000 συνάδελφων και στις οικογένειές τους.Καταργηση των ηλικιακών ορίων και 
εξέλιξη στο βαθμολογικό.Μην αφήσετε στον δρόμο στρατιωτικούς που εδώ και 20 χρόνια υπηρετούν την 
πατρίδα και το έθνος με αυταπάρνηση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:45 

Άμεση κατάργηση του Νόμου 1974 πού επιφέρει την αποστρατεία των επαγγελματιών οπλιτών στα 50 έτη. 
Πλήρης εναρμόνιση των επαγγελματιών οπλιτών στο βαθμολογικό τούς.Ενταξη στούς συναδέλφους μη 
παραγωγικών σχολών (Εθελοντών Μακρας Θητείας) αποστρατεία στο βαθμό του υπολοχαγού – Λοχαγού.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:36 

Είναι ντροπή και μόνο ντροπή να συνεχίζετε να μην δίνετε λύση στο μείζον πρόβλημα των ηλικιακών ορίων των
ΕΠΟΠ. Είναι κρίμα γιατί αφήνετε στην αβεβαιότητα και καταρακωνετε το ηθικό χιλιάδων συναδέλφων και των 
οικογενειών τους. Πίκρα και απογοήτευση. Ειλικρινά εμένα προσωπικά και τον θεσμό μας μας έχει 
απογοητεύσει η ηγεσία μας. Δυστυχώς φαίνεται ότι είμαστε έρμαια του κάθε υπουργού που αδυνατεί να 
καταλάβει το πόσο σοβαρό είναι το θέμα και αφορά το μέλλον το δικό μας και των οικογενειών μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:20 

Πρέπει να αλλάξει ο νομος του 1974
Να αλλαξουν τα ορια ηλικίας
Δεν μπορεί να βγάζετε προκήρυξη και να ειναι το οριο ηλικια 28 και μετα να λέτε ξαφνικά αποστρατεία στα 50 
χρόνια
Δψστε την δυνατότητα στους ΕΠΟΠ να οαραμεινουν στο στράτευμα μέχρι τα 60.
Θα βρεθεί ο τρόπος πιστευω και ενταξτε το στο νομοσχέδιο

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:49 

Καλημέρα σας. Ελπίζω στα 32 χρόνια υπηρεσίας να δοθεί ο βαθμός του Υπολοχαγού και αντιστοίχων και να 
ρυθμιστεί ανάλογα και το β’ μισθολογικό κλιμάκιο ώστε να έχει νόημα η όλη διαδικασία. Ευχαριστώ πολύ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:03 

Πιστευω οτι κανατε ενα σωστο βημα δινοντας ενα ακομη βαθμο, αν και δεν ξερω για ποιον λογο. Ευελπιστω 
γιατι ακομη δεν ειχε λυθει το μισθολογικο με το προηγουμενο βαθμο που ειχε δοθει, οτι εχετε ετοιμο (το ΥΠΟΙΚ 
φανταζομαι) τροπολογια για τη μισθολογικη προαγωγη μας.Θεωρω οτι δινοντας ενα ακομη βαθμο χωρις να 
επιλυθει οριστικα, δικαια (το Β κλιμακιο ειναι η ρεαλιστικη λυση) και ολιστικα η μισθολογικη προαγωγη, η 
δυσαρεσκεια θα ειναι κατα πολυ μεγαλυτερη, ιδιως βλεποντας τον τελευταιο καιρο τι γινεται τριγυρω μας…..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:20 
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Συγχαρητήρια για την πολιτική απόφαση και εξορθολογισμό του βαθμολογικού ζητήματος ο βαθμός του 
λοχαγού δίνει το αίσθημα δικαίου και δεν επειρεαζει καμία διαφορετική κατηγορία ένστολου προσωπικού, 
γεγονός δε ότι στις επικείμενες εκλογές όποτε και να γίνουν θα έχει θετικό αντίκτυπο.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:02 

Κατάργηση των ορίων ηλικίας (50 ετών) τους Επαγγελματίες Οπλίτες ( ΕΠ.ΟΠ) είναι οι μοναδικοί που δεν έχουν
εξευρεθεί και συνεχίζουν να θέλουν να εφαρμόζουν νόμο του 74.
Καμία μέριμνά και καμία επίλυση…, Σεβαστείτε 20.000 οικογένειες, Υπάρχει πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:18 

Ο αποστρατευτικος βαθμός θα πρέπει να είναι του Λγου αλλά με προηγούμενη θητεία ενός έτους στον βαθμό. 
Δηλ την τελευταία χρονιά πριν την αποστρατεία να συμπληρώνει 12 μήνες ενεργούς θητείας στο βαθμό του 
Λγου. Οι ΕΜΘ έχουν την εμπειρία πολλών ετών σε πολλές θέσεις (Δντες γραφείων, Δχστες βοηθοί σε επιτελικά 
γραφεία και αλλά που στους βαθμούς του Υπλγου και Λγου θα μπορούσαν μα καλύψουν θέσεις που στην 
παρούσα φάση καλύπτονται από κατώτερους με ότι προβλήματα συνεπάγονται!

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:34 

Μετά από τόσες προτάσεις σχετικά με το συνταξιοδοτικό των ΕΠΟΠ, δεκάδες ή και εκατοντάδες εκκλήσεις, 
παρακλήσεις, συζητήσεις για να βρεθεί διέξοδος σε αυτό το σοβαρό ζήτημα που ουσιαστικά η μη επίλυση του 
αφήνει στον αέρα 20000 και πλέον μονίμων στελεχών προελεύσεως ΕΠΟΠ, νομίζω η οργή και η αγανάκτηση 
παρέρχεται αγόνως και αυτό που μας κυριεύει είναι η απογοήτευση. Μάθετε ότι όλο αυτό θα έχει 
βραχυπρόθεσμα μεγάλη επιρροή στο ηθικό και άρα στο αξιόμαχο του στρατεύματος. Διότι δε γίνεται να 
αυτοθυσιαζομαι τη στιγμή που η αδιαφορία και η μη αναγνώριση της εργασίας μου συμπαρασύρει στην 
απόλυτη ένδεια και δυστυχία την οικογένεια και τα παιδιά μου. Είναι περιττές οι παραπομπές σε ΥΑ και 
νομοθετικά διατάγματα του περασμένου αιώνα για να αποδείξω το ορθόν καί δίκαιον των λόγων αλλά και 
αιτημάτων μας. Θα φέρετε επάνω σας την ευθύνη για τη δική μας δυστυχία και- φευ- κάθε άλλο κακό που θα 
ακολουθήσει. Σπεύσατε έστω και τώρα να επιλύσετε το πρόβλημα. Πλέον τα μόνιμα στελέχη ΕΠΟΠ είναι 
ενημερωμένα για το μέλλον που μας επιφυλάσσετε με ότι αυτό συνεπάγεται.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:11 

ΣΚΑΝΔΑΛΟ ΜΕΓΑΤΟΝΩΝ.ΠΩΣ ΓΙΝΕΤΑΙ ΚΕ ΥΠΟΥΡΓΕ ΣΤΟΥΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΕΜΘ ΝΑ ΔΙΝΟΝΤΑΙ ΤΡΕΙΣ 
ΒΑΘΜΟΙ ΑΠΟ ΤΟ 2019 ΕΩΣ ΣΗΜΕΡΑ,ΕΝΩ ΣΤΟΥΣ ΑΠΟΦΟΙΤΟΥΣ ΑΣΣΥ ΝΑ ΞΥΛΩΝΕΤΑΙ ΕΝΑΣ ΒΑΘΜΟΣ.ΚΑΙ ΘΑ ΓΙΝΩ 
ΣΑΦΗΣ .ΤΟ 2010 ΚΑΙ ΕΝΩ ΟΙ ΑΠΟΦΟΙΤΟΙ ΑΣΣΥ ΕΙΧΑΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΙΚΟ ΒΑΘΜΟ ΣΜΧΟΥ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΘΗΚΕ Ο 
ΝΟΜΟΣ ΚΑΙ ΓΙΑ ΝΑ ΠΑΡΕΙ ΚΑΠΟΙΟΣ ΑΥΤΟΝ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΧΕΙ ΠΤΥΧΙΟ ΑΕΙ.ΔΗΛ.ΣΤΟ ΣΥΝΟΛΟ ΤΩΝ 
ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΑΦΑΙΡΕΘΗΚΕ ΕΝΑΣ ΒΑΘΜΟΣ. ΚΑΙ ΕΡΧΌΜΑΣΤΕ ΣΤΟ 2019 ΚΑΙ ΜΕ ΝΟΜΟ ΟΙ ΕΜΘ ΑΠΟ ΑΝΘΣΤΕΣ 
ΦΤΑΝΟΥΝ ΠΛΕΟΝ ΥΠΣΓΟΙ ΚΑΙ ΣΗΜΕΡΑ ΕΡΧΕΣΤΕ ΕΣΕΙΣ ΝΑ ΤΟΥΣ ΔΩΣΕΤΕ ΚΑΙ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΣΓΟΥ.ΠΩΣ 
ΜΠΟΡΕΙΤΕ ΣΕ ΜΙΑ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΣΥΝΑΔΕΛΦΩΝ ΝΑ ΔΙΝΕΤΕ ΑΠΛΟΧΕΡΑ ΒΑΘΜΟΥΣ ΕΝΩ ΣΕ ΑΛΛΗ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΝΑ 
ΞΥΛΩΝΕΤΕ ΒΑΘΜΟΥΣ? ΔΩΣΤΕ ΜΑΣ ΛΟΙΠΟΝ ΠΙΣΩ ΤΟΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΤΙΚΟ ΜΑΣ ΒΑΘΜΟ ΚΑΤΑΡΓΟΝΤΑΣ ΤΟ ΕΔΑΦΙΟ 
ΠΟΥ ΑΝΑΦΕΡΕΤΑΙ ΣΕ ΠΤΥΧΙΟ ΑΕΙ.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:23 

Προτείνω όλες οι λεπτομερειες όσον αφορά το νέο βαθμολογικό των εμθ να γραφτούν εδώ και όχι σε ΥΑ για να
μην γίνει όπως με τα νυχτερινά.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:07 
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Καλησπέρα σας !!!
Αναφορικά με τα διαλαμβανόμενα επί του αποστρατευτικου βαθμού των Αξιωματικών εξ Εθελοντών Μακράς 
Θητείας, παρακαλώ να λάβετε υπόψη σας τα παρακάτω:
Α. Προέρχονται από την ίδια κατηγορία στρατιωτικού προσωπικού των ΕΔ, αυτή του Εθελοντή.
Η προέλευση των Εθελοντών μπορεί να χωρίζεται σε πέντε υποδιαιρέσεις:
Του ΝΔ 445/74
Του Μουσικού Σώματος
Του Ν.705/77
Του Ν. 1513/85
Του Ν.1848/89, αλλά η κατηγορία κατάταξης βάσει του ΣΚ 20-1, είναι πάντα η ίδια, αυτή του Εθελοντή…
Β. Τα αναλογικως ισχύοντα περί των Εθελοντριων του Ν.705/77, κατά την πρώτη δημοσίευση του Ν. 1848/89 
άρθρο 13 Παρ.5 έδωσαν χρονικό διάστημα στις καταταγεντες των ετών 1979 ως και 1984 να δηλώσουν να 
μείνουν ως ΕΜΘ, ως την καταληκτική ημερομηνία της 8.7.89.
Εφόσον, δεν δήλωσαν τότε να μείνουν ως ΕΜΘ, γιατί την 9/7.89 δεν απολύθηκαν ως όφειλαν ;
Αν πάλι δεχτούμε την παραμονή των ως ΕΜΘ, πώς έχουν τον διοικητικό βαθμό του Ταγματάρχη και Σμηναρχου 
στην ΠΑ ;
Για την άμεση αποκατάσταση της αδικίας απαιτείται η πλήρης βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση των
ΕΜΘ ώστε να λάβει τέλος αυτή η διάκριση εις βάρος ενός θεσμού που εξακολουθεί να στηρίζει το στράτευμα 
πάραυτα…
Είναι η ευκαιρία σας !!!

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:32 

Καλησπέρα σας !!!
Αναφορικά με τα διαλαμβανόμενα επί του αποστρατευτικου βαθμού των Αξιωματικών εξ Εθελοντών Μακράς 
Θητείας, παρακαλώ να λάβετε υπόψη σας τα παρακάτω:
Α. Προέρχονται από την ίδια κατηγορία στρατιωτικού προσωπικού των ΕΔ, αυτή του Εθελοντή.
Η προέλευση των Εθελοντών μπορεί να χωρίζεται σε πέντε υποδιαιρέσεις:
Του ΝΔ 445/74
Του Μουσικού Σώματος
Του Ν.705/77
Του Ν. 1513/85
Του Ν.1848/89, αλλά η κατηγορία κατάταξης βάσει του ΣΚ 20-1, είναι πάντα η ίδια, αυτή του Εθελοντή…
Β. Τα αναλογικως ισχύοντα περί των Εθελοντριων του Ν.705/77, κατά την πρώτη δημοσίευση του Ν. 1848/89 
άρθρο 13 Παρ.5 έδωσαν χρονικό διάστημα στις καταταγεντες των ετών 1979 ως και 1984 να δηλώσουν να 
μείνουν ως ΕΜΘ, ως την καταληκτική ημερομηνία της 8.7.89.
Εφόσον, δεν δήλωσαν τότε να μείνουν ως ΕΜΘ, γιατί την 9/7.89 δεν απολύθηκαν ως όφειλαν ;
Αν πάλι δεχτούμε την παραμονή των ως ΕΜΘ, πώς έχουν τον διοικητικό βαθμό του Ταγματάρχη και Σμηναρχου 
στην ΠΑ ;
Για την άμεση αποκατάσταση της αδικίας απαιτείται η πλήρης βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση των
ΕΜΘ ώστε να λάβει τέλος αυτή η διάκριση εις βάρος ενός θεσμού που εξακολουθεί να στηρίζει το στράτευμα 
πάραυτα…
Είναι η ευκαιρία σας !!!

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:27 

Ας δωθει ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ λύση με την αποστρατεία των Επαγγελματιών Οπλιτών καταργώντας τα ηλικιακα όρια. 
Πρέπει να συμβαδισουμε με τα προαπαιτουμενα για να πάρουμε σύνταξη.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:50 

Μπράβο,σωστό και δίκαιο!!

Άρθρο 48

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 
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Είναι σημαντικό να υπάρξει μεταβατικό στάδιο για τους αξιωματικού νοσηλευτικής που ήδη φοιτούν σε σχολές 
όπως Ψυχολογίας ΑΕΙ, Ιατρικής, Οδοντιατρικής κλπ. Κάτι αντίστοιχο είχε γίνει όταν καταργήθηκε η επετηρίδα 
των εκπαιδευτικών το 1997. Υπήρξε και τότε ένα μεταβατικό στάδιο για αυτούς που θίγονταν με το νέο 
νόμο.Το άρθρο 48 του παρόντος νομοσχεδίου αδικεί τους αξιωματικούς της ΣΑΝ που μετά από κατατακτήριες 
και παρόλες τις δυσκολίες που αντιμετώπισαν είναι ήδη φοιτητές για να πάρουν δεύτερο πτυχίο. Καλώς ή 
κακώς όταν έδωσαν για κατατακτήριες βασίστηκαν στις διατάξεις των παρ 1&2 του άρθρου 26 του 
Ν1911/1990. Εξάλλου και η προτροπή της πολιτείας για δια βίου μάθηση θα πρέπει να μπορεί να υλοποιείται με
κάποιες διευκολύνσεις. Δεν είναι δυνατόν κάποιοι να κοπιάζουν και μόλις πλησιάζει η στιγμή να ικανοποιηθούν
για τους κόπους και τις δυσκολίες που πέρασαν, χωρίς κανένα μεταβατικό στάδιο να γίνονται αποδέκτες μιας 
αδικίας προς το πρόσωπό τους. Θεωρώ ότι θα ήταν φρόνιμο με μια μεταβατική διάταξη να ισχύσει για τους 
αξιωματικούς της ΣΑΝ που ήδη φοιτούν σε σχολές Ψυχολογίας ΑΕΙ, Ιατρικής κλπ ο παλιός νόμος καθότι δε 
γνώριζαν για την τροποποίησή των διατάξεων των παρ 1 και 2 του άρθου 26 του Ν1911/2020

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 

Με βάση τις αρχές της ισοτητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες θέσεις, τις οποίες καθιερώνει το άρθρο 4
παράγραφοι 1 και 4 του Συντάγματος καθώς και με την αρχή της αξιοκρατίας που απορρέει από το άρθρο 5 
παράγραφο 1 του Συντάγματος θα πρέπει να έχουν τη δυνατότητα και οι αξιωματικοί φαρμακοποιοί όπως και 
οι αξιωματικοί νοσηλευτές των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων εφόσον φέρουν τον βαθμό του λοχαγού 
και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, οδοντιατρικής, κτηνιατρικής σχολής 
και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην 
γενικη ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων , και ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:03 

Θα πρέπει να υπάρξει οπωσδήποτε κάποια μεταβατική διάταξη για όσους ήδη σπουδάζουν. Είναι παράλογο 
ένας νόμος να έχει αναδρομική ισχύ. Το αποτέλεσμα θα είναι ομαδικές παραιτήσεις όσων θα έχουν πάρει 
πτυχίο πριν το βαθμό του λοχαγού. Κανένας δεν είναι τρελός ώστε να συνεχίσει να εργάζεται σε μία θέση 
υποδεέστερη του πτυχίου του.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:29 

Το άρθρο 48, είναι πολύ άδικο, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που είναι ήδη φοιτητές 
στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος,καθώς θα πρέπει να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των 
άλλων κλάδων, ώστε να αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, 
Φαρμακοποιών και Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Τα ανωτέρω στελέχη δε γνώριζαν για την 
τροποποίηση του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν τις κατατακτήριες εξετάσεις. Όταν 
ψηφιστεί και εφαρμοστεί το άρθρο 48, τα στελέχη που δεν έχουν ακόμη δώσει κατατακτήριες εξετάσεις θα 
γνωρίζουν εκ των προτέρων πότε θα κάνουν μετάταξη.
Τα στελέχη που ήδη σπουδάζουν μπορεί να οδηγηθούν στην παραίτηση με την εφαρμογή του άρθρου, καθώς 
προσθέτει χρόνια αναμονής μέχρι τη μετάταξή τους, στον προβλεπόμενο βαθμό, κάτι που δεν γνώριζαν εξ 
αρχής. Οι Ένοπλες Δυνάμεις τη στιγμή που ήδη προσλαμβάνουν ιατρούς και άλλες υγειονομικές ειδικότητες με 
προκηρύξεις εξαιτίας της έλλειψης προσωπικού, είναι επιβλαβές να προβούν στις αλλαγές που προβλέπει το 
άρθρο,διότι θα «χάσουν» επιπλέον Αξιωματικούς του Υγειονομικού εκπαιδευμένους στα ΑΣΕΙ και με εμπειρία 
στις στρατιωτικές υγειονομικές δομές.
Είναι λοιπόν προφανές, ότι για τα στελέχη που είναι ήδη φοιτητές, θα πρέπει να προστεθεί η παρακάτω 
παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:01 
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Λάθος του νομοθέτη διότι έπρεπε να ισχύει ο νόμος που θα περάσουν σε κάποιο άλλο πανεπιστήμιο από εδώ 
και πέρα ,να μην ισχύει για αυτούς που ήδη φοιτούν,επειδή τα παιδιά που ήδη βρίσκονται σε ένα πανεπιστήμιο 
είναι άδικο να περιμένουν έως και 5 χρόνια για να κάνουν μετάταξη σύμφωνα με το πανεπιστήμιο που 
σπουδάζουν.Αυτο δικαστικώσ αμέσως δικαιώνεται και δημιουργεί αποζημιώσεις έναντι του δημοσίου.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:41 

Σύμφωνα με τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αξιοκρατίας και ειδικότερα της ελεύθερης 
πρόσβασης και σταδιοδρομίας κάθε Έλληνα στις δημόσιες θέσεις κατά τον λόγο της προσωπικής του αξίας και 
ικανότητας ( άρθρο 1 παράγραφοι 1 και 4 και άρθρο 5 παράγραφος 1 του Συντάγματος ) της διαφάνειας 
( άρθρο 103 παράγραφος 7 του Συντάγματος) καθώς και του κράτους δικαίου (άρθρο 25 παράγραφος 1 του 
Συντάγματος) θα πρέπει όλοι οι υγειονομικοί αξιωματικοί των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων, εφόσον 
φέρουν τον βαθμό του λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, 
οδοντιατρικής, κτηνιατρικής και φαρμακευτικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτατων Εκπαιδευτικών 
Ιδρυμάτων να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην γενικη ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, 
κτηνιάτρων , φαρμακοποιών και ψυχολόγων του υγειονομικού σώματος.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:58 

Το συγκεκριμένο άρθρο αγγίζει το θέμα των μετατάξεων των αξιωματικών του υγειονομικού σώματος δίνοντας 
την ευκαιρία και σε άλλες ειδικότητες πλην Νοσηλευτών να μεταταχθούν στην ειδικότητα του Ιατρού. Σύμφωνα
με την αρχή όμως της ισότητας και της ίσης μεταχείρισης θα έπρεπε να δίνεται η δυνατότητα σε όλες τις 
ειδικότητες του υγειονομικού εφόσον κατέχουν δεύτερο πτυχίο να μπορούν να μεταταχθούν σε οποιαδήποτε 
άλλη ειδικότητα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:46 

Δίκαιο νομοσχέδιο που επιτέλους αγγίζει το θέμα των μετατάξεων των αξιωματικών του υγειονομικού σώματος 
δίνοντας την ευκαιρία και σε άλλες ειδικότητες πλην Νοσηλευτών να μεταταχθούν στην ειδικότητα του Ιατρού. 
Σύμφωνα με την αρχή όμως της ισότητας και της ίσης μεταχείρισης θα έπρεπε να δίνεται η δυνατότητα σε όλες 
τις ειδικότητες του υγειονομικού εφόσον κατέχουν δεύτερο πτυχίο να μπορούν να μεταταχθούν σε οποιαδήποτε
άλλη ειδικότητα. Οι προϋποθέσεις που ισχύουν βάσει του παρόντος είναι αποδεκτές αρκεί να αναγνωρίζονται 
τα προηγούμενα χρόνια στο ακέραιο έτσι ώστε να συνεχίζεται απρόσκοπτα η καριέρα του Αξιωματικού στη νέα 
του ειδικότητα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

Δίκαιο νομοσχέδιο που επιτέλους αγγίζει το θέμα των μετατάξεων των αξιωματικών του υγειονομικού σώματος 
δίνοντας την ευκαιρία και σε άλλες ειδικότητες πλην Νοσηλευτών να μεταταχθούν στην ειδικότητα του Ιατρού. 
Σύμφωνα με την αρχή όμως της ισότητας και της ίσης μεταχείρισης θα έπρεπε να δίνεται η δυνατότητα σε όλες 
τις ειδικότητες του υγειονομικού εφόσον κατέχουν δεύτερο πτυχίο να μπορούν να μεταταχθούν σε οποιαδήποτε
άλλη ειδικότητα. Οι προϋποθέσεις που ισχύουν βάσει του παρόντος είναι αποδεκτές αρκεί να αναγνωρίζονται 
τα προηγούμενα χρόνια στο ακέραιο έτσι ώστε να συνεχίζεται απρόσκοπτα η καριέρα του Αξιωματικού στη νέα 
του ειδικότητα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:26 

Δίκαιο νομοσχέδιο που επιτέλους αγγίζει το θέμα των μετατάξεων των αξιωματικών του υγειονομικού σώματος 
δίνοντας την ευκαιρία και σε άλλες ειδικότητες πλην Νοσηλευτών να μεταταχθούν στην ειδικότητα του Ιατρού. 
Σύμφωνα με την αρχή όμως της ισότητας και της ίσης μεταχείρισης θα έπρεπε να δίνεται η δυνατότητα σε όλες 
τις ειδικότητες του υγειονομικού εφόσον κατέχουν δεύτερο πτυχίο να μπορούν να μεταταχθούν σε οποιαδήποτε
άλλη ειδικότητα. Οι προϋποθέσεις που ισχύουν βάσει του παρόντος είναι αποδεκτές αρκεί να αναγνωρίζονται 
τα προηγούμενα χρόνια στο ακέραιο έτσι ώστε να συνεχίζεται απρόσκοπτα η καριέρα του Αξιωματικού στη νέα 
του ειδικότητα.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

Η παρούσα τροποποίηση αποτρέπει την εκπαίδευση και την επαγγελματική εξέλιξη των αξιωματικών ΥΝ των 
Ενόπλων Δυνάμεων. Οι Αξιωματικοί ΥΝ, οι οποίοι λαμβάνοντας υπόψιν το άρθρο 26 ν. 1911/1990, έδωσαν 
εξετάσεις και έχουν ήδη εγγραφεί σε ΑΕΙ Ιατρικής, Οδοντιατρικής, Κτηνιατρικής και Φαρμακευτικής Σχολής και 
τμημάτων Ψυχολογίας Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων, με σκοπό την αναβάθμιση, τόσο την προσωπική 
όσο και της Υπηρεσίας τους, δεν είναι δίκαιο και δεοντολογικό να συμπεριληφθούν. Το μόνο αποτέλεσμα που 
θα επιφέρει η παρούσα τροποποίηση είναι η εκροή των αξιωματικών ΥΝ, μέσω παραιτήσεων, καθώς 
καταδικάζει σε σταδιοδρομική στασιμότητα τα στελέχη που θα ολοκληρώσουν τις σπουδές τους πριν τον βαθμό
του λοχαγού. Μια τέτοια οπισθοδρομική στάση δεν συνάδει με το έργο και τον χαρακτήρα των Ε.Δ. και είναι 
κρίμα να αναγκαστούν σε παραιτήσεις στελέχη που αγαπούν και υπηρετούν την πατρίδα. Η Υπηρεσία θα χάσει 
σπουδαίους και φιλόπατρεις επιστήμονες, γιατί ένα στέλεχος που θυσιάζει την προσωπική του ζωή για την 
διεκπεραίωση των υπηρεσιακών αναγκών και των σπουδών του, αυτομάτως αποδεικνύει την αφοσίωση του 
και στα δύο. Θεωρώ πως πρέπει για αυτά τα στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί η παρακάτω 
παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας. «Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:55 

Με το παρόν νομοσχέδιο αίρεται εν μέρει μια ανισότητα όσον αφορά το θέμα των μετατάξεων στο Υγειονομικό 
σώμα. Για να ολοκληρωθεί όμως 100% θα πρέπει σε όλους τους Αξιωματικούς του Υγειονομικού να επιτρέπεται 
να μετατάσσονται στην αντίστοιχη ειδικότητα του πτυχίου το οποίο φέρουν. Δηλαδή πρέπει να προστεθούν και 
οι ειδικότητες των Κτηνιάτρων και των Ψυχολόγων και όλοι να μπορούν να μετατάσσονται στην Ειδικότητα του 
Ιατρού του Οδοντιάτρου του Φαρμακοποιού του Κτηνιάτρου και του Ψυχολόγου ανάλογα με το πτυχίο τους. Ο 
βαθμός του Λοχαγού και τα κριτήρια επιλογής θεωρούνται ικανοποιητικά έτσι όπως αναφέρονται στο 
συγκεκριμένο άρθρο.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:16 

Να καταργηθεί η αναφορά στους Αξκούς Νοσηλευτικής, καθώς όλοι οι Αξκοί και Υπξκοί πρέπει με βάση το 
Σύνταγμα να αντιμετωπίζονται ίσα. Αντί αυτού, να δοθεί μεριμνα για τους Αξκους Νοσ/κής στα χρονια που 
μπορεί να κάνουν νυχτερινά και να μπουν στα βαρέα και ανθυγιεινά. Επίσης, ποιά η διαφορά να μην 
μεταταχθεί ένας Αξκος Νοσ/κής σε Οικονομικό, Πληροφορικό ή Μετεωρολόγο, αν έχει τα αντιστοιχα πτυχία 
ΑΕΙ; Ομοίως άδικο είναι για κάποιον φαρμακοποιό που θέλει να γίνει γιατρός, οδοντίατρος, νοσηλευτής ή 
νομικός! Το Άρθρο υποβαθμίζει την ΣΑΝ και το σπουδαίο έργο των αποφοίτων της, καθώς εμμέσως 
υποβαθμίζει την Νοσηλευτική Επιστήμη, ενώ έχουν υπηρετήσει στην Ηγεσία του Υπ.Υγείαςκαι Διοικητές σε 
Νοσοκομεία νοσηλευτές! Υπάρχουν πολλά Τμήματα ΑΕΙ Νοσηλ/κής και πολλοί απόφοιτοι ΣΑΝ είναι Καθηγητές 
Πανεπιστημίων! Προτείνεται τα στελέχη να μετατάσσονται σε όποιο Σώμα θέλουν ανάλογα το πτυχιο ΑΕΙ που 
αποκτούν (όχι μεταπτυχιακά), οπότε τα Επιτελεία να καθορίσουν τις Ειδικότητες Σώματος και τα αντίστοιχα 
πτυχία ΑΕΙ, χωρίς διαχωρισμό Αξιών- Υπξκών. Ειδικά για την Ψυχολογία είναι άστοχη η ένταξή τους στο 
Υγειονομικό, καθώς οι σχολές Ψυχολογίας εντάσσονται στις Ανθρωπιστικές, Νομικές και Κοινωνικές Σχολές 
των ΑΕΙ. Εφόσον διατηρούνται όμως στο Υγειονομικό των ΕΔ, προτείνεται τότε το Υγειονομικό να γίνει Κοινό 
Σώμα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:39 

Δεν συμφωνώ με την τροποποίηση της ισχύουσας νομοθεσίας. Είναι τελείως άδικο για τους αξιωματικούς που 
σπουδάζουν ήδη να μην μπορούν να κάνουν μετάταξή όταν πάρουν το πτυχιο τους καθώς όταν ξεκίνησαν να 
σπουδάζουν υπήρχε άλλη νομοθεσία.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:23 
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Η ευμενής μεταχείριση μιας μόνο κατηγορίας προσωπικού και όχι και άλλης κατηγορίας προσωπικού που τελεί 
κάτω απ’ τις ίδιες συνθήκες με τους πρώτους ασκώντας όμοια καθήκοντα είναι συνταγματικώς ανεπίτρεπτη 
εφόσον οδηγεί στην άνιση μεταχείριση προσωπικού που τελούν κάτω απ’ τις ίδιες συνταγματικές εγγυήσεις και
ιδιες συνθήκες υπηρεσιακής κατάστασης και παροχής υπηρεσιών. Για να αρθεί δε η ανισότητα αυτή, οι 
σχετικές ευνοϊκές διατάξεις που θεσπίστηκαν για μία μόνο κατηγορία προσωπικού πρέπει να εφαρμοστούν και 
για την άλλη κατηγορία που τελεί κάτω απ’ τις ίδιες συνθήκες και ασκεί όμοια καθήκοντα. Επομένως πρέπει 
όλοι οι υγειονομικοί αξιωματικοί των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων, εφόσον φέρουν τον βαθμό του 
λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, οδοντιατρικής, κτηνιατρικής 
και φαρμακευτικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων να μπορούν να 
εντάσσονται αντιστοίχως στην γενικη ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων , φαρμακοποιών και 
ψυχολόγων του υγειονομικού σώματος.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:55 

Κανονικά με βάση την αρχή της επεκτατικής ισότητας και της ίσης πρόσβασης σε δημόσιες θέσεις θα πρέπει να 
υπάρξει ομοιόμορφη μεταχείριση αξιωματικών του υγειονομικού σώματος και επομένως και οι αξιωματικοί 
φαρμακοποιοί όπως και οι αξιωματικοί νοσηλευτές των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων εφόσον φέρουν 
τον βαθμό του λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, οδοντιατρικής,
κτηνιατρικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων να μπορούν να 
εντάσσονται αντιστοίχως στην γενικη ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων , και ψυχολόγων του 
Υγειονομικού Σώματος και όχι μόνο στην γενική ειδικότητα των γιατρών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 

Κανονικά με βάση την αρχή της επεκτατικής ισότητας και της ίσης πρόσβασης σε δημόσιες θέσεις θα πρέπει να 
υπάρξει ομοιόμορφη μεταχείριση αξιωματικών του υγειονομικού σώματος και επομένως και οι αξιωματικοί 
φαρμακοποιοί όπως και οι αξιωματικοί νοσηλευτές των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων εφόσον φέρουν 
τον βαθμό του λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, οδοντιατρικής,
κτηνιατρικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων να μπορούν να 
εντάσσονται αντιστοίχως στην γενικη ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων , και ψυχολόγων του 
Υγειονομικού Σώματος και όχι μόνο στην γενική ειδικότητα των γιατρών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Είναι πολύ άδικο το παρόν άρθρο 48, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος, καθότι δε γνώριζαν για την τροποποίηση των διατάξεων των 
παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν με πολύ μόχθο και κόπο τις 
κατατακτήριες εξετάσεις. Θεωρώ πως πρέπει για αυτά τα στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί η 
παρακάτω παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:32 

Το Άρθρο 48 για την Ένταξη αξιωματικών στην ειδικότητα του υγειονομικού σώματος ως Αντικατάσταση του 
άρθρου 26 ν. 1911/1990 το θεωρώ άδικο για τους ήδη φοιτούντες στις ιατρικές σχολές αξιωματικούς. Και αυτό 
διότι ενώ προγραμμάτισαν την ζωή τους κάτω από δύσκολες υπηρεσιακές συνθήκες θυσιάζοντας προσωπικό 
χρόνο και χρήμα και έχοντας έντονη ψυχική καταπόνηση για να είναι συνεπείς αφενός στα υπηρεσιακά τους 
καθήκοντα αφετέρου συνεπείς στις ακαδημαϊκές τους υποχρεώσεις όπου μετά από κατατακτήριες εξετάσεις 
μπόρεσαν φοίτησαν ή αποφοίτησαν με βαθμό χαμηλότερο του Λοχαγού να μην μπορούν σήμερα να 

554 

557



πραγματοποιήσουν το όνειρό τους για καλύτερες επαγγελματικές συνθήκες και προϋποθέσεις, σύμφωνα με την
παλαιότερη ρύθμιση γιατί απλά κάποιος άλλαξε ξαφνικά τον νόμο. Θα ήταν συνεπώς δικαιότερο για αυτά τα 
στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση 
αυτής της κατάφορης αδικίας. Σε αυτή τη μεταβατική ρύθμιση όπως ισχύει και στον πρόσφατο νόμο 4777/2021 
(για τους φοιτητές που ήδη φοιτούν σε πανεπιστήμια και τις διαγραφές αυτών) θα μπορούσε να υπάρξει μια 
ρύθμιση όπου θα εξαιρούνταν οι ήδη φοιτούντες δίχως τους συγκεκριμένους περιορισμούς. Ή θα μπορούσε η 
ρύθμιση να αναφέρει με σαφήνεια ότι ο συγκεκριμένος θα ισχύσει από την ημερομηνία ψήφισής του για όσους 
αξιωματικούς εγγράφονται στις παραπάνω πανεπιστήμιακές σχολές μετά τη δημοσίευσή του.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:58 

Κανονικά με βάση την αρχή της ισότητας και της ίσης μεταχείρισης βάσει του Συντάγματος μας ήταν άδικο τόσα
χρόνια που επιτρέπονταν οι μετατάξεις μόνο στους Αξιωματικούς από τη ΣΑΝ. Τώρα με το συγκεκριμένο άρθρο 
δίνεται η δυνατότητα και σε άλλους Αξιωματικούς του Υγειονομικού να μεταταχθούν σε άλλη ειδικότητα 
εφόσον πληρούν τις προϋποθέσεις. Επειδή ομως πρέπει όλοι να μεταχειρίζονται με τον ίδιο τρόπο θα πρέπει να
συμπληρωθούν στο συγκεκριμένο άρθρο οι ειδικότητες των Κτηνιάτρων και των Ψυχολόγων επίσης. Και 
επιπλέον όλοι οι Αξιωματικοί του Υγειονομικού να μπορούν να μεταταχθούν στην αντίστοιχη Ειδικότητα με 
βάση το πτυχίο που κατέχουν. Στα κριτήρια θα μπορούσαν επίσης να προστεθούν οι μεταπτυχιακοί και 
διδακτορικοί τίτλοι και παντός είδους επιπλέον ακαδημαϊκά προσόντα.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Η μη δυνατότητα μετάταξης των φαρμακοποιών στην γενική ειδικότητα των οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων 
έχει ως αποτέλεσμα την παραβίαση των αρχών της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες λειτουργίες 
και της αρχής της αξιοκρατίας, αντίκειται δε στις διατάξεις του Συντάγματος σχετικά με την προστασία του 
δικαιώματος της προσωπικότητας, ειδικότερη έκφανση του οποίου αποτελεί η ανεμπόδιστη επαγγελματική 
εξέλιξη και σταδιοδρομία του ατόμου και στην αρχή της αναλογικότητας. Για αυτό τον λόγο θα πρέπει και οι 
φαρμακοποιοί όπως και οι νοσηλευτές εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής και κτηνιατρικής και όχι μόνο 
ιατρικής, όπως αναφέρεται στο άρθρο 48, να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα των 
οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων και όχι μόνο των γιατρών

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 

Η ευμενής μεταχείριση μιας μόνο κατηγορίας προσωπικού και όχι και άλλης κατηγορίας προσωπικού που τελεί 
κάτω απ’ τις ίδιες συνθήκες με τους πρώτους ασκώντας όμοια καθήκοντα είναι συνταγματικώς ανεπίτρεπτη 
εφόσον οδηγεί στην άνιση μεταχείριση προσωπικού που τελούν κάτω απ’ τις ίδιες συνταγματικές εγγυήσεις και
ίδιες συνθήκες υπηρεσιακής κατάστασης και παροχής υπηρεσιών. Για να αρθεί δε η ανισότητα αυτή, οι 
σχετικές ευνοϊκές διατάξεις που θεσπίστηκαν για μία μόνο κατηγορία προσωπικού πρέπει να εφαρμοστούν και 
για την άλλη κατηγορία που τελεί κάτω απ’ τις ίδιες συνθήκες και ασκεί όμοια καθήκοντα. Επομένως πρέπει 
όλοι οι υγειονομικοί αξιωματικοί των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων, εφόσον φέρουν τον βαθμό του 
λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, οδοντιατρικής, κτηνιατρικής 
και φαρμακευτικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων να μπορούν να 
εντάσσονται αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων , φαρμακοποιών και 
ψυχολόγων του υγειονομικού σώματος.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:37 

Ειναι πραγματικά λυπηρό να επιλέγονται για μια ιατρική ειδικότητα άτομα χωρίς πραγματικό ενδιαφέρον για το
αντικείμενο, χωρίς τυπικά προσόντα σχετικά με την ειδικότητα ,χωρίς αντίστοιχους τίτλους σπουδων 
( Μεταπτυχιακά ,διδακτορικά ,δημοσιεύσεις ,συγγραφικό έργο κτλ) μόνο και μόνο επειδή βρίσκονται 
περισσότερα χρόνια στις ΕΔ (ακόμη κι αν δεν υπηρετούν καν ως ιατροί !!!). Η μοριοδότηση των παραπάνω 
προσόντων και του βαθμού πτυχίου της ιατρικής είναι επιτακτική ανάγκη ωστε να διασφαλιστεί το 
επιστημονικό επίπεδο του προσωπικού που στελεχώνει την αντίστοιχη ειδικότητα.
Άρα φαίνεται οτι το Σχεδιο Νόμου μάλλον είναι προς το σωστό δρόμο. Ακόμη και αν αυτό δυσαρεστεί κάποιους 
για τους οποίους τα πράγματα παραήταν εύκολα τα προηγούμενα χρόνια
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:38 

Για την επιλογή της ιατρικής ειδικότητας σαφώς και πρέπει να πριμοδοτούνται-μοριοδοτούνται οι αποκτηθέντες
τίτλοι σπουδών (μεταπτυχιακά διδακτορικά) με ταυτόχρονη πριμοδότηση του γενικού βαθμού απόκτησής τους .
Εξυπακούεται ότι καθοριστικό ρόλο έχει και ο βαθμός του πτυχίου Επίσης, πρέπει να συνυπολογίζονται – 
μοριοδοτούνται οι δημοσιεύσεις επιστημονικών άρθρων σχετικών με την ειδικότητα , η συμμετοχή- εισηγήσεις 
σε επιστημονικά συνέδρια.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:20 

Κανονικά με βάση την αρχή της επεκτατικής ισότητας και της ίσης πρόσβασης σε δημόσιες θέσεις θα πρέπει να 
υπάρξει ομοιόμορφη μεταχείριση αξιωματικών του υγειονομικού σώματος και επομένως και οι αξιωματικοί 
φαρμακοποιοί όπως και οι αξιωματικοί νοσηλευτές των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων εφόσον φέρουν 
τον βαθμό του λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, οδοντιατρικής,
κτηνιατρικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων να μπορούν να 
εντάσσονται αντιστοίχως στην γενικη ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων , και ψυχολόγων του 
Υγειονομικού Σώματος και όχι μόνο στην γενική ειδικότητα των γιατρών.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Σύμφωνα με τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αξιοκρατίας και ειδικότερα της ελεύθερης 
πρόσβασης και σταδιοδρομίας κάθε Έλληνα στις δημόσιες θέσεις κατά τον λόγο της προσωπικής του αξίας και 
ικανότητας ( άρθρο 1 παράγραφοι 1 και 4 και άρθρο 5 παράγραφος 1 του Συντάγματος ) της διαφάνειας 
( άρθρο 103 παράγραφος 7 του Συντάγματος) καθώς και του κράτους δικαίου (άρθρο 25 παράγραφος 1 του 
Συντάγματος) θα πρέπει όλοι οι υγειονομικοί αξιωματικοί των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων, εφόσον 
φέρουν τον βαθμό του λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, 
οδοντιατρικής, κτηνιατρικής και φαρμακευτικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτατων Εκπαιδευτικών 
Ιδρυμάτων να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην γενικη ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, 
κτηνιάτρων , φαρμακοποιών και ψυχολόγων του υγειονομικού σώματος.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 19:13

Είναι άδικο για τους αξιωματικούς Νοσηλευτικής που φοιτούν Ίδη σε άλλη σχολή οδοντιατρική η ιατρική να μην
μπορούν να μεταταγούν αμέσως μόλις αποκτήσουν το πτυχίο τους κι αυτό γιατί όταν ξεκίνησαν τις σπουδές 
τους δεν γνώριζαν για την μετατροπή αυτή του άρθρου περί μεταταξεων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:58 

Είναι άδικο για τους αξιωματικούς Νοσηλευτικής που φοιτούν Ίδη σε άλλες σχολές οδοντιατρικής η ιατρικής να 
μην μπορούν να μεταταγούν αμέσως μόλις αποκτήσουν το πτυχίο τους κι αυτό γιατί όταν άρχισαν τις σπουδές 
τους δεν γνώριζαν για αυτή την μετατροπή του άρθρου περί μεταταξεων

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:36 

Με βάση τις αρχές της ισοτητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες θέσεις, τις οποίες καθιερώνει το άρθρο 4
παράγραφοι 1 και 4 του Συντάγματος καθώς και με την αρχή της αξιοκρατίας που απορρέει από το άρθρο 5 
παράγραφο 1 του Συντάγματος θα πρέπει να έχουν τη δυνατότητα και οι αξιωματικοί φαρμακοποιοί όπως και 
οι αξιωματικοί νοσηλευτές των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων εφόσον φέρουν τον βαθμό του λοχαγού 
και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, οδοντιατρικής, κτηνιατρικής σχολής 
και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην 
γενικη ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων , και ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:37 

Η μη δυνατότητα μετάταξης των φαρμακοποιών του υγειονομικού σώματος στην γενική ειδικότητα των 
οδοντιάτρων κτηνιάτρων και ψυχολόγων του ίδιου σώματος είναι μη νόμιμη διότι έχει ως αποτέλεσμα την 
παραβίαση των αρχών της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες λειτουργίες και της αρχής της 
αξιοκρατίας, αντίκειται δε και στην αρχή της προστατευόμενης εμπιστοσύνης του διοικούμενου και στις 
διατάξεις του Συντάγματος σχετικά με την προστασία του δικαιώματος της προσωπικοτητας, ειδικότερη 
έκφανση του οποίου αποτελεί η ανεμπόδιστη επαγγελματική εξελιξη και στην αρχή της αναλογικότητας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:27 

Για την κατανομή στις διάφορες ιατρικές ειδικότητες εννοείται πως χρειάζεται να συνυπολογίζονται οι 
αποκτηθέντες τίτλοι σπουδών (κάτοχοι μεταπτυχιακών τίτλων, υποψήφιοι διδάκτορες ,διδακτορικά) αλλά και 
να λαμβάνεται υπόψιν του γενικός βαθμός απόκτησής τους . Φυσικά καθοριστικό ρόλο θα πρέπει να έχει και ο 
βαθμός πτυχίου Ιατρικής. Ακόμη ,θα έπρεπε να μοριοδοτείται Το επιστημονικό έργο του υποψηφίου ,δλδ οι 
δημοσιεύσεις επιστημονικών άρθρων σχετικών με την ειδικότητα , η συμμετοχή- εισηγήσεις σε επιστημονικά 
συνέδρια.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:02 

Οταν υπάρχουν απαιτείσεις, είναι σωστό να δίνεται η δυνατότητα σε όλες τις ειδικότητες του υγειονομικού, 
εφόσον κατέχουν δεύτερο πτυχίο, να μπορουν να μεταταχθούν σε οποιοδήποτε κατεχόμενο βαθμό σε 
ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:18 

Δεν συμφωνώ με την τροποποίηση της ισχύουσας νομοθεσίας σε καμία περίπτωση. Οι αξιωματικοί όταν έδωσαν
κατατακτήριες εξετάσεις ίσχυε άλλος νόμος και με βάση αυτόν πήραν μια τέτοια σοβαρή απόφαση για της ζωή 
τους. Δεν γίνεται ξαφνικά και αυθαίρετα να αλλάζει ο νόμος. Κανένας σοβαρός άνθρωπος δεν θα κάτσει να 
περιμένει 3και 4 χρόνια για να εξάσκησει το επάγγελμα που σπούδασε. Φυσικά και θα κινηθούν νομικά όλοι οι 
εμπλεκόμενοι

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:56

Το άρθρο αυτό θα πρέπει να εξαιρεί τους αξιωματικούς που έχουν ήδη εισαχθεί σε κάποιο ΑΕΙ με σκοπό την 
μετάταξη τους.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:37 

Ο νομοθέτης είναι ο πλέον άσχετος με το συγκεκριμένο άρθρο, διότι ένα παιδί αριστούχο το οποίο εργάζεται σε
στρατιωτικό Νοσοκομείο με βάρδιες, (βάζοντας πλάτη) σε όλες τις εκλείψεις του υγειονομικού 
( covit,εμβολιαστικά κέντρα,ΓΕΝΙΚΕΣ ΕΦΗΜΕΡΙΕΣ 251ΓΝΑ για όλη την Αττική (χωρίς υποδομές) του νοσοκομείου
για να δέχεται τόσο πολύ κόσμο…Η επιβράβευση είναι να περιμένει 4-5 χρόνια ενώ έχει πτυχίο Ιατρικής – 
οδοντιατρικής η φαρμακευτικής, κάνοντας τα ίδια πράγματα, περιμένοντας τον χρόνο για να γίνει αυτό που 
έχει σπουδάσει!
Κύριε Υπουργέ φέρτε επιτέλους έναν σωστό Νόμο για να πιάσουν τόπο οι Θυσίες των Νέων και των Γονιών 
τους σε αυτούς τους δύσκολους καιρούς που ζούμε. Δώστε νόημα στα ονοιρα των Νέων. Δώστε αξία στα έξοδα 
του Γονέα που με πολύ κόπο σπουδάζει το παιδί του.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 
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Ένα νομοσχέδιο που επιτέλους αγγίζει το θέμα των μετατάξεων των αξιωματικών του υγειονομικού σώματος 
δίνοντας την ευκαιρία και σε άλλες ειδικότητες πλην Νοσηλευτών να μεταταχθούν στην ειδικότητα του Ιατρού. 
Σύμφωνα με την αρχή όμως της ισότητας και της ίσης μεταχείρισης θα έπρεπε να δίνεται η δυνατότητα σε όλες 
τις ειδικότητες του υγειονομικού εφόσον κατέχουν δεύτερο πτυχίο να μπορούν να μεταταχθούν σε οποιαδήποτε
άλλη ειδικότητα. Πιο συγκεκριμένα θα έπρεπε να συμπεριληφθούν επίσης και οι ειδικότητες των Κτηνιάτρων 
και των Ψυχολόγων πέρα από τους Οδοντιάτρους και τους Φαρμακοποιούς έτσι ώστε να δοθεί η δυνατότητα σε
όλους τους αξιωματικούς του Υγειονομικού να μεταταχθούν.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:39

21 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 | Νικόλαος ΜερκούρηςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΠροφανώς ο νομοθέτης είναι ο πλέον 
άσχετος με το συγκεκριμένο άρθρο, διότι ένα παιδί αριστούχο το οποίο εργάζεται σε στρατιωτικό Νοσοκομείο 
με βάρδιες, (βάζοντας πλάτη) σε όλες τις εκλείψεις του υγειονομικού ( covit,εμβολιαστικά κέντρα,ΓΕΝΙΚΕΣ 
ΕΦΗΜΕΡΙΕΣ 251ΓΝΑ για όλη την Αττική (χωρίς υποδομές) του νοσοκομείου για να δέχεται τόσο πολύ κόσμο…Η 
επιβράβευση είναι να περιμένει 4-5 χρόνια ενώ έχει πτυχίο Ιατρικής – οδοντιατρικής η φαρμακευτικής, 
κάνοντας τα ίδια πράγματα, περιμένοντας τον χρόνο για να γίνει αυτό που έχει σπουδάσει!Το κάθε καινούργιο 
νομοσχέδιο βγαίνει για να διορθώσει τις αδυναμίες του παλιού και όχι να στέλνει δουλειά στα δικηγορικά 
γραφεία για ομαδικές πρόσφυγες, το σωστό είναι όταν έχει πάρει το πτυχίο του να κάνει αμέσως μετάταξη σε 
οποιαδήποτε βαθμό είναι και όχι να περιμένει να γίνει Λοχαγός και αντίστοιχους βαθμούς η να γίνει κλιμακωτά 
δηλαδή: όσοι φοιτούν ήδη και το έχουν δηλώσει στην υπηρεσία τους να μπορούν να μεταταχθούν αμέσως μόλις
πάρουν το πτυχίο τους!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:48 

Η τροποποίηση αυτή παραβιάζει την αρχή της εμπιστοσύνης των πολιτών προς το Κράτος, μη λαμβάνοντας 
υπόψη τα στελέχη με βαθμό κατώτερο του Λοχαγού και αντιστοίχων που ήδη φοιτούν σε κάποιο ΑΕΙ. Η 
αναδρομικότητα της ισχύος αυτού του νέου νόμου επιδεινώνει ακόμα περισσότερο τη συγκεκριμένη παραβίαση.
Αν και θεωρώ ότι ο κατεχόμενος βαθμός δεν θα έπρεπε να αποτελεί οριζόντιο κριτήριο, εφόσον διατηρηθεί θα 
πρέπει να προβλεφθεί μια περίοδος κατά την οποία οι ήδη φοιτούντες σε ΑΕΙ να το αναφέρουν στην Υπηρεσία 
με στόχο την εξαίρεσή τους από το εν λόγω κριτήριο. Σε κάθε περίπτωση, είναι προς το συμφέρον της 
Υπηρεσίας η ταχύτατη αξιοποίηση των γνώσεων των στελεχών, ακόμα και αν αυτές αποκτήθηκαν ιδιωτικώς, 
άμεσα και όχι με καθυστέρηση ετών για την συμπλήρωση βαθμολογικών κριτηρίων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:18 

Η τροποποίηση αυτή παραβιάζει την αρχή της ίσης μεταχείρισης των Αξιωματικών και τη θεμελιώδη αρχή της 
προστατευόμενης εμπιστοσύνης των πολιτών που είναι μια γενική αρχή δημοσίου δικαίου.
Το μόνο που θα καταφέρετε είναι τη μαζική παραίτηση όλων αυτών των επιστημόνων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:05 

Ένα νομοσχέδιο που επιτέλους αγγίζει το θέμα των μετατάξεων των αξιωματικών του υγειονομικού σώματος 
δίνοντας την ευκαιρία και σε άλλες ειδικότητες πλην Νοσηλευτών να μεταταχθουν στην ειδικότητα του Ιατρού. 
Σύμφωνα με την αρχή όμως της ισότητας και της ίσης μεταχείρισης θα έπρεπε να δίνεται η δυνατότητα σε ολες 
τις ειδικότητες του υγειονομικού εφόσον κατέχουν δεύτερο πτυχίο να μπορούν να μεταταχθουν σε οποιαδήποτε
άλλη ειδικότητα. Πιο συγκεκριμένα θα έπρεπε να συμπεριληφθούν επίσης και οι ειδικότητες των Κτηνιάτρων 
και των Ψυχολόγων και να μπορούν όλοι οι Αξιωματικοί του υγειονομικού να μετατάσσονται από την μία 
ειδικότητα στην άλλη σύμφωνα με τα προαναφερόμενα κριτήρια του νομοσχεδίου.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:11 

Ένα νομοσχέδιο που επιτέλους αγγίζει το θέμα των μετατάξεων των αξιωματικών του υγειονομικού σώματος 
δίνοντας την ευκαιρία και σε άλλες ειδικότητες πλην Νοσηλευτών να μεταταχθουν στην ειδικότητα του Ιατρού. 
Σύμφωνα με την αρχή όμως της ισότητας και της ίσης μεταχείρισης θα έπρεπε να δίνεται η δυνατότητα σε ολες 
τις ειδικότητες του υγειονομικού εφόσον κατέχουν δεύτερο πτυχίο να μπορούν να μεταταχθουν σε οποιαδήποτε
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άλλη ειδικότητα. Πιο συγκεκριμένα θα έπρεπε να συμπεριληφθούν επίσης και οι ειδικότητες των Κτηνιάτρων 
και των Ψυχολόγων πέρα από τους Οδοντιάτρους και τους Φαρμακοποιούς έτσι ώστε να δοθεί η δυνατότητα σε
όλους τους αξιωματικούς του Υγειονομικού να μεταταχθουν. Ο Βαθμός του Λοχαγού που αναφέρεται ως 
προϋπόθεση είναι αποδεκτός διότι έτσι η υπηρεσία αξιοποιεί σε ένα ελάχιστο ικανοποιητικό χρόνο τον 
αξιωματικό και την ειδικότητα την οποία κατέχει και έτσι δεν δημιουργούνται σε μικρούς βαθμούς κενά τα 
οποία δεν αναπληρώνονται σχεδόν ποτέ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:06 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας είναι άδικο οι στρατιωτικοί φαρμακοποιοί εφόσον φέρουν πτυχίο 
οδοντιατρικής κτηνιατρικής ψυχολογίας να μην μπορούν να μεταταχθούν στον αντίστοιχο κλάδο.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:23 

Η ευμενής μεταχείριση μιας μόνο κατηγορίας προσωπικού και όχι και άλλης κατηγορίας προσωπικού που τελεί 
κάτω απ’ τις ίδιες συνθήκες με τους πρώτους ασκώντας όμοια καθήκοντα είναι συνταγματικώς ανεπίτρεπτη 
εφόσον οδηγεί στην άνιση μεταχείριση προσωπικού που τελούν κάτω απ’ τις ίδιες συνταγματικές εγγυήσεις και
ίδιες συνθήκες υπηρεσιακής κατάστασης και παροχής υπηρεσιών. Για να αρθεί δε η ανισότητα αυτή, οι 
σχετικές ευνοϊκές διατάξεις που θεσπίστηκαν για μία μόνο κατηγορία προσωπικού πρέπει να εφαρμοστούν και 
για την άλλη κατηγορία που τελεί κάτω απ’ τις ίδιες συνθήκες και ασκεί όμοια καθήκοντα. Επομένως πρέπει 
όλοι οι υγειονομικοί αξιωματικοί των τριών κλάδων των Ενόπλων δυνάμεων, εφόσον φέρουν τον βαθμό του 
λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής, οδοντιατρικής, κτηνιατρικής 
και φαρμακευτικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων να μπορούν να 
εντάσσονται αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα την ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων , φαρμακοποιών και 
ψυχολόγων του υγειονομικού σώματος.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:52

Η μη δυνατότητα μετάταξης των φαρμακοποιών στην γενική ειδικότητα των οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων 
έχει ως αποτέλεσμα την παραβίαση των αρχών της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες λειτουργίες 
και της αρχής της αξιοκρατίας, αντίκειται δε στις διατάξεις του Συντάγματος σχετικά με την προστασία του 
δικαιώματος της προσωπικότητας, ειδικότερη έκφανση του οποίου αποτελεί η ανεμπόδιστη επαγγελματική 
εξέλιξη και σταδιοδρομία του ατόμου και στην αρχή της αναλογικότητας. Για αυτό τον λόγο θα πρέπει και οι 
φαρμακοποιοί όπως και οι νοσηλευτές εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής και κτηνιατρικής και όχι μόνο 
ιατρικής, όπως αναφέρεται στο άρθρο 48, να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα των 
οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων και όχι μόνο των γιατρών.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας δεν είναι ανεκτό αξιωματικοί νοσηλευτικής κάτοχοι 
πτυχίου οδοντιατρικής κτηνιατρικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας ανωτάτων εκπαιδευτικών ιδρυμάτων να 
μπορούν να ενταχθούν στη γενική ειδικότητα των οδοντιάτρων, κτηνιάτρων και ψυχολόγων του υγειονομικού 
σώματος του ΠΝ και οι αξιωματικοί φαρμακοποιοί κάτοχοι των αντίστοιχων πτυχίων να μην μπορούν!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

Προφανώς ο νομοθέτης είναι ο πλέον άσχετος με το συγκεκριμένο άρθρο, διότι ένα παιδί αριστούχο το οποίο 
εργάζεται σε στρατιωτικό Νοσοκομείο με βάρδιες, (βάζοντας πλάτη) σε όλες τις εκλείψεις του υγειονομικού 
( covit,εμβολιαστικά κέντρα,ΓΕΝΙΚΕΣ ΕΦΗΜΕΡΙΕΣ 251ΓΝΑ για όλη την Αττική (χωρίς υποδομές) του νοσοκομείου
για να δέχεται τόσο πολύ κόσμο…Η επιβράβευση είναι να περιμένει 4-5 χρόνια ενώ έχει πτυχίο Ιατρικής – 
οδοντιατρικής η φαρμακευτικής, κάνοντας τα ίδια πράγματα, περιμένοντας τον χρόνο για να γίνει αυτό που 
έχει σπουδάσει!Το κάθε καινούργιο νομοσχέδιο βγαίνει για να διορθώσει τις αδυναμίες του παλιού και όχι να 
στέλνει δουλειά στα δικηγορικά γραφεία για ομαδικές πρόσφυγες, το σωστό είναι όταν έχει πάρει το πτυχίο 
του να κάνει αμέσως μετάταξη σε οποιαδήποτε βαθμό είναι και όχι να περιμένει να γίνει Λοχαγός και 
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αντίστοιχους βαθμούς η να γίνει κλιμακωτά δηλαδή: όσοι φοιτούν ήδη και το έχουν δηλώσει στην υπηρεσία 
τους να μπορούν να μεταταχθούν αμέσως μόλις πάρουν το πτυχίο τους!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:50

Οι αρχές της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες θεσεις, τις οποίες καθιερώνει το άρθρο 4 
παράγραφοι 1 και 4 του Συντάγματος, αποτελούν συνταγματικό κανόνα που επιβάλλει την ομοιόμορφη 
μεταχείριση ατόμων που τελούν υπό τις αυτές ή παρόμοιες συνθηκες και ο οποίος δεσμεύει τα συντεταγμένα 
όργανα της πολιτείας όταν προβαίνουν σε ρυθμίσεις ή μέτρα που έχουν κανονιστικό χαρακτήρα, να κινούνται 
μέσα στα όρια που διαγραφονται από την αρχή της ισοτητας και τα οποία αποκλειουν την έκδηλη άνιση 
μεταχείριση με την εφαρμογή της εισαγωγής ενός καθαρά χαριστικου μέτρου ή ενός προνομίου μη συνδεόμενου
με αξιολογική κριτήρια. Επομένως αν γίνει με κανονιστική διάταξη , δικαιολογημένη ειδική ρύθμιση, για 
ορισμένη κατηγορία προσώπων και αποκλειστεί από την ρύθμιση αυτή κατά αδικαιολόγητη δυσμενή διάκριση ,
άλλη κατηγορία προσώπων για την οποία συντρέχει ο ίδιος λόγος που δικαιολογεί την ειδική εκείνη 
μεταχείριση, η διάταξη που εισάγει την δυσμενή αυτή διάκριση είναι ανίσχυρη ως αντισυνταγματική. 
Περαιτέρω, η αρχή της αξιοκρατίας η οποία απορρέει από το άρθρο 5 παρ.1 του Συντάγματος υπαγορεύει 
όπως η πρόσβαση σε δημόσιες θέσεις και αξιώματα γίνονται με κριτήρια που συνάπτονται με την προσωπική 
αξία και ικανότητα των ενδιαφερομένων για την καταληψη τους. Η αρχή αυτή καταλαμβάνει όχι μόνο τη 
διαδικασία πρόσβασης σε δημόσιες θέσεις και αξιώματα αλλά και ,περαιτέρω, τι εν γένει διαδικασίες εξέλιξης (
προαγωγής ή ανάθεσης καθηκόντων ) των δημοσίων υπαλλήλων , περιλαμβανομένων και των στρατιωτικών 
υπαλλήλων ( ΣτΕ 2023/2018) . Επομένως θα πρέπει και οι αξιωματικοί φαρμακοποιοί όπως και οι αξιωματικοί 
νοσηλευτές, εφόσον φέρουν τον βαθμό του Λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι 
πτυχίου όχι μόνο ιατρικής αλλά και οδοντιατρικής και κτηνιατρικής σχολής να μπορούν να εντάσσονται 
αντιστοίχως στην γενικη ειδικότητα όχι μόνο των γιατρών αλλά και των οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων του 
υγειονομικού σώματος.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:39 

Όλοι οι αξιωματικοί νοσηλευτές θα πρέπει να έχουν το δικαίωμα να ενταχθούν άμεσα στην σχολή που έχουν 
πάρει πτυχίο δουλεύοντας ταυτόχρονα και κάτω από αντίξοες συνθήκες και με πολύ κόπο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:20 

Το άρθρο αυτό αποτρέπει την επαγγελματική εξέλιξη των αξιωματικών. Το σημαντικότερο όμως είναι ο 
αιφνιδιασμός και η απρόσμενη ανατροπή μιας ήδη διαμορφωμένης κατάστασης. Υπάρχουν αξιωματικοί που 
έχουν εγγραφεί σε κάποιο ΑΕΙ με σκοπό την μετάταξη τους στην αντίστοιχη ειδικότητα και οι οποίοι θα πρέπει 
να εξαιρούνται από το νομοσχέδιο αυτό.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:46 

Η τροποποίηση αυτή παραβιάζει την αρχή της ίσης μεταχείρισης των Αξιωματικών και την θεμελιώδη αρχή της 
προστατευόμενής εμπιστοσύνης των πολιτών που είναι μια γενική αρχή δημοσίου δικαίου, η οποία έχει ως 
σκοπό την αποτροπή αιφνιδιασμού των πολιτών από την επέλευση απρόσμενης ανατροπής μιας ήδη 
διαμορφωμένης έννομης κατάστασης. Η αναδρομική ισχύ αυτού του νέου νόμου είναι άκρως άδικη για τους 
Αξιωματικούς των Ε.Δ που έχουν ήδη κάνει εγγραφή σε κάποιο ΑΕΙ, με σκοπό όταν αποφοιτήσουν να 
πραγματοποιήσουν τη μετάταξη τους στην αντίστοιχη ειδικότητα που έκαστος επιθυμεί, καθώς η απόφαση αυτή
ελήφθη με βάση τον μέχρι τώρα ισχύοντα νόμο. Για τους λόγους αυτούς, θεωρώ απαραίτητη την προσθήκη 
μιας μεταβατικής διάταξης η οποία θα επιτρέπει στους Αξιωματικούς που έχουν κάνει την εγγραφή τους πριν 
την ψήφιση του, να μπορούν να προχωρήσουν στη μετάταξη πριν τον βαθμό του Λοχαγού, Υποπλοίαρχου και 
Σμηναγού.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:54 

Η τροποποίηση αυτή παραβιάζει την αρχή της ίσης μεταχείρισης των Αξιωματικών και την θεμελιώδη αρχή της 
προστατευόμενής εμπιστοσύνης των πολιτών που είναι μια γενική αρχή δημοσίου δικαίου, η οποία έχει ως 
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σκοπό την αποτροπή αιφνιδιασμού των πολιτών από την επέλευση απρόσμενης ανατροπής μιας ήδη 
διαμορφωμένης έννομης κατάστασης. Η αναδρομική ισχύ αυτού του νέου νόμου είναι άκρως άδικη για τους 
Αξιωματικούς των Ε.Δ που έχουν ήδη κάνει εγγραφή σε κάποιο ΑΕΙ, με σκοπό όταν αποφοιτήσουν να 
πραγματοποιήσουν τη μετάταξη τους στην αντίστοιχη ειδικότητα που έκαστος επιθυμεί, καθώς η απόφαση αυτή
ελήφθη με βάση τον μέχρι τώρα ισχύοντα νόμο. Για τους λόγους αυτούς, θεωρώ απαραίτητη την προσθήκη 
μιας μεταβατικής διάταξης η οποία θα επιτρέπει στους Αξιωματικούς που έχουν κάνει την εγγραφή τους πριν 
την ψήφιση του, να μπορούν να προχωρήσουν στη μετάταξη πριν τον βαθμό του Λοχαγού, Υποπλοίαρχου και 
Σμηναγού.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

Το παρόν άρθρο είναι άδικο για τους αξιωματικούς του υγειονομικού κλάδου, καθώς κατάφεραν να 
συνδυάσουν πτυχίο και εργασία ταυτόχρονα και με πολλή πίεση, ακόμα και στη διάρκεια της πανδημίας. Καλό 
θα ήταν να σεβαστούμε τους κόπους τους. Επιπλέον,όταν έδιναν κατατακτήριες δεν γνώριζαν για το παρον 
νομοσχέδιο. Επομενως θεωρώ δίκαιο είτε να καταργηθεί το συγκεκριμένο άρθρο είτε να προστεθει η 
μεταβατική διάταξη:«Για τους αξιωματικούς Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν 
εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα 
Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 
2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 
του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς 
της γενικής ειδικότητας των Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία,είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής
Σχολής.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Είναι παράλογη η τροποποίηση της ισχύουσας νομοθεσίας. Δεν είναι δυνατόν να μην επιτρέπετε σε έναν 
αξιωματικό, που με κόπο κατάφερε να ανταπεξέλθει στις δύσκολες απαιτήσεις του να δουλεύεις σκληρά με 
βάρδιες και ταυτόχρονα να σπουδάζεις, να κάνει μετάταξή και να εξάσκησει το επάγγελμα που σπούδασε. 
Ποιος νοήμων άνθρωπος θα κατέχει ένα πτυχίο ιατρικής ή οδοντιατρικής ή φαρμακευτικής ή ψυχολογίας και 
δεν θα το εξασκεί περιμένοντας 3 και 4 χρόνια. Το μόνο που θα καταφέρετε είναι τη μαζική παραίτηση όλων 
αυτών των επιστημόνων Η πνευματική και εκπαιδευτική εξέλιξη θα έπρεπε να ήταν κάτι που επιβραβευεται και 
όχι κάτι το οποίο θα αποκτάται με τόσα εμπόδια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Η τροποποίηση αυτή παραβιάζει την αρχή της ίσης μεταχείρισης των Αξιωματικών και τη θεμελιώδη αρχή της 
προστατευόμενης εμπιστοσύνης των πολιτών που είναι μια γενική αρχή δημοσίου δικαίου, η οποία έχει ως 
σκοπό την αποτροπή αιφνιδιασμού των πολιτών από την επέλευση απρόσμενης ανατροπής μιας ήδη 
διαμορφωμένης έννομης κατάστασης. Η αναδρομική ισχύ αυτού του νέου νόμου είναι άκρως άδικη για τους 
Αξιωματικούς των Ε.Δ που έχουν ήδη κάνει εγγραφή σε κάποιο ΑΕΙ, με σκοπό όταν αποφοιτήσουν να 
πραγματοποιήσουν τη μετάταξη τους στην αντίστοιχη ειδικότητα που έκαστος επιθυμεί, καθώς η απόφαση αυτή
ελήφθη με βάση τον μέχρι τώρα ισχύοντα νόμο. Για τους λόγους αυτούς, θεωρώ απαραίτητη την προσθήκη 
μιας μεταβατικής διάταξης η οποία θα επιτρέπει στους Αξιωματικούς που έχουν κάνει την εγγραφή τους πριν 
την ψήφιση του, να μπορούν να προχωρήσουν στη μετάταξη πριν τον βαθμό του Λοχαγού, Υποπλοίαρχου και 
Σμηναγού.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:00 

Η τροποποίηση αυτή παραβιάζει την αρχή της ίσης μεταχείρισης των Αξιωματικών και την θεμελιώδη αρχή της 
προστατευόμενής εμπιστοσύνης των πολιτών που είναι μια γενική αρχή δημοσίου δικαίου, η οποία έχει ως 
σκοπό την αποτροπή αιφνιδιασμού των πολιτών από την επέλευση απρόσμενης ανατροπής μιας ήδη 
διαμορφωμένης έννομης κατάστασης. Η αναδρομική ισχύ αυτού του νέου νόμου είναι άκρως άδικη για τους 
Αξιωματικούς των Ε.Δ που έχουν ήδη κάνει εγγραφή σε κάποιο ΑΕΙ, με σκοπό όταν αποφοιτήσουν να 
πραγματοποιήσουν τη μετάταξη τους στην αντίστοιχη ειδικότητα που έκαστος επιθυμεί, καθώς η απόφαση αυτή
ελήφθη με βάση τον μέχρι τώρα ισχύοντα νόμο. Για τους λόγους αυτούς, θεωρώ απαραίτητη την προσθήκη 
μιας μεταβατικής διάταξης η οποία θα επιτρέπει στους Αξιωματικούς που έχουν κάνει την εγγραφή τους πριν 
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την ψήφιση του, να μπορούν να προχωρήσουν στη μετάταξη πριν τον βαθμό του Λοχαγού, Υποπλοίαρχου και 
Σμηναγού.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:14 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας είναι άδικο οι φαρμακοποιοί εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής 
κτηνιατρικής ψυχολογίας να μην μπορούν να μεταταχθούν στον αντίστοιχο κλάδο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:22

Οι αρχές της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες θέσεις, τις οποίες καθιερώνει το άρθρο 4 
παράγραφοι 1 και 4 του Συντάγματος, αποτελούν συνταγματικό κανόνα που επιβάλλει την ομοιόμορφη 
μεταχείριση ατόμων που τελούν υπό τις αυτές ή παρόμοιες συνθήκες και ο οποίος δεσμεύει τα συντεταγμένα 
όργανα της πολιτείας όταν προβαίνουν σε ρυθμίσεις ή μέτρα που έχουν κανονιστικό χαρακτήρα, να κινούνται 
μέσα στα όρια που διαγράφονται από την αρχή της ισότητας και τα οποία αποκλείουν την έκδηλη άνιση 
μεταχείριση με την εφαρμογή της εισαγωγής ενός καθαρά χαριστικού μέτρου ή ενός προνομίου μη συνδεόμενου
με αξιολογική κριτήρια. Επομένως αν γίνει με κανονιστική διάταξη , δικαιολογημένη ειδική ρύθμιση, για 
ορισμένη κατηγορία προσώπων και αποκλειστεί από την ρύθμιση αυτή κατά αδικαιολόγητη δυσμενή διάκριση ,
άλλη κατηγορία προσώπων για την οποία συντρέχει ο ίδιος λόγος που δικαιολογεί την ειδική εκείνη 
μεταχείριση, η διάταξη που εισάγει την δυσμενή αυτή διάκριση είναι ανίσχυρη ως αντισυνταγματική. 
Περαιτέρω, η αρχή της αξιοκρατίας η οποία απορρέει από το άρθρο 5 παρ.1 του Συντάγματος υπαγορεύει 
όπως η πρόσβαση σε δημόσιες θέσεις και αξιώματα γίνονται με κριτήρια που συνάπτονται με την προσωπική 
αξία και ικανότητα των ενδιαφερομένων για την κατάληψή τους. Η αρχή αυτή καταλαμβάνει όχι μόνο τη 
διαδικασία πρόσβασης σε δημόσιες θέσεις και αξιώματα αλλά και ,περαιτέρω, τι εν γένει διαδικασίες εξέλιξης (
προαγωγής ή ανάθεσης καθηκόντων ) των δημοσίων υπαλλήλων , περιλαμβανομένων και των στρατιωτικών 
υπαλλήλων ( ΣτΕ 2023/2018) . Επομένως θα πρέπει και οι αξιωματικοί φαρμακοποιοί όπως και οι αξιωματικοί 
νοσηλευτές, εφόσον φέρουν τον βαθμό του Λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι 
πτυχίου όχι μόνο ιατρικής αλλά και οδοντιατρικής και κτηνιατρικής σχολής να μπορούν να εντάσσονται 
αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα όχι μόνο των γιατρών αλλά και των οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων του 
υγειονομικού σώματος.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:58 

Η μη δυνατότητα μετάταξης των φαρμακοποιών στην γενική ειδικότητα των οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων 
έχει ως αποτέλεσμα την παραβίαση των αρχών της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες λειτουργίες 
και της αρχής της αξιοκρατίας, αντίκειται δε στις διατάξεις του Συντάγματος σχετικά με την προστασία του 
δικαιώματος της προσωπικότητας, ειδικότερη έκφανση του οποίου αποτελεί η ανεμπόδιστη επαγγελματική 
εξέλιξη και σταδιοδρομία του ατόμου και στην αρχή της αναλογικότητας. Για αυτό τον λόγο θα πρέπει και οι 
φαρμακοποιοί όπως και οι νοσηλευτές εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής και κτηνιατρικής και όχι μόνο 
ιατρικής, όπως αναφέρεται στο άρθρο 48, να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα των 
οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων και όχι μόνο των γιατρών

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας δεν είναι ανεκτό αξιωματικοί νοσηλευτικής κάτοχοι 
πτυχίου οδοντιατρικής κτηνιατρικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας ανωτάτων εκπαιδευτικών ιδρυμάτων να 
μπορούν να ενταχθούν στη γενική ειδικότητα των οδοντιάτρων, κτηνιάτρων και ψυχολόγων του υγειονομικού 
σώματος του ΠΝ και οι αξιωματικοί φαρμακοποιοί κάτοχοι των αντίστοιχων πτυχίων να μην μπορούν

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας είναι άδικο οι φαρμακοποιοί εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής 
κτηνιατρικής ψυχολογίας να μην μπορούν να μεταταχθουν στον αντίστοιχο κλάδο.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:45 

Η μη δυνατότητα μετάταξης των φαρμακοποιών στην γενική ειδικότητα των οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων 
έχει ως αποτέλεσμα την παραβίαση των αρχών της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες λειτουργίες 
και της αρχής της αξιοκρατίας, αντίκειται δε στις διατάξεις του Συντάγματος σχετικά με την προστασία του 
δικαιώματος της προσωπικότητας, ειδικότερη έκφανση του οποίου αποτελεί η ανεμπόδιστη επαγγελματική 
εξέλιξη και σταδιοδρομία του ατόμου και στην αρχή της αναλογικότητας. Για αυτό τον λόγο θα πρέπει και οι 
φαρμακοποιοί όπως και οι νοσηλευτές εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής και κτηνιατρικής και όχι μόνο 
ιατρικής, όπως αναφέρεται στο άρθρο 48, να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα των 
οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων και όχι μόνο των γιατρών

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:38 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας είναι άδικο οι φαρμακοποιοί εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής 
κτηνιατρικής ψυχολογίας να μην μπορούν να μεταταχθουν στον αντίστοιχο κλάδο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:21 

Οι αρχές της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες θέσεις, τις οποίες καθιερώνει το άρθρο 4 
παράγραφοι 1 και 4 του Συντάγματος, αποτελούν συνταγματικό κανόνα που επιβάλλει την ομοιόμορφη 
μεταχείριση ατόμων που τελούν υπό τις αυτές ή παρόμοιες συνθήκες και ο οποίος δεσμεύει τα συντεταγμένα 
όργανα της πολιτείας όταν προβαίνουν σε ρυθμίσεις ή μέτρα που έχουν κανονιστικό χαρακτήρα, να κινούνται 
μέσα στα όρια που διαγράφονται από την αρχή της ισότητας και τα οποία αποκλείουν την έκδηλη άνιση 
μεταχείριση με την εφαρμογή της εισαγωγής ενός καθαρά χαριστικού μέτρου ή ενός προνομίου μη συνδεόμενου
με αξιολογική κριτήρια. Επομένως αν γίνει με κανονιστική διάταξη , δικαιολογημένη ειδική ρύθμιση, για 
ορισμένη κατηγορία προσώπων και αποκλειστεί από την ρύθμιση αυτή κατά αδικαιολόγητη δυσμενή διάκριση ,
άλλη κατηγορία προσώπων για την οποία συντρέχει ο ίδιος λόγος που δικαιολογεί την ειδική εκείνη 
μεταχείριση, η διάταξη που εισάγει την δυσμενή αυτή διάκριση είναι ανίσχυρη ως αντισυνταγματική. 
Περαιτέρω, η αρχή της αξιοκρατίας η οποία απορρέει από το άρθρο 5 παρ.1 του Συντάγματος υπαγορεύει 
όπως η πρόσβαση σε δημόσιες θέσεις και αξιώματα γίνονται με κριτήρια που συνάπτονται με την προσωπική 
αξία και ικανότητα των ενδιαφερομένων για την κατάληψή τους. Η αρχή αυτή καταλαμβάνει όχι μόνο τη 
διαδικασία πρόσβασης σε δημόσιες θέσεις και αξιώματα αλλά και ,περαιτέρω, τι εν γένει διαδικασίες εξέλιξης (
προαγωγής ή ανάθεσης καθηκόντων ) των δημοσίων υπαλλήλων , περιλαμβανομένων και των στρατιωτικών 
υπαλλήλων ( ΣτΕ 2023/2018) . Επομένως θα πρέπει και οι αξιωματικοί φαρμακοποιοί όπως και οι αξιωματικοί 
νοσηλευτές, εφόσον φέρουν τον βαθμό του Λοχαγού και αντίστοιχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι 
πτυχίου όχι μόνο ιατρικής αλλά και οδοντιατρικής και κτηνιατρικής σχολής να μπορούν να εντάσσονται 
αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα όχι μόνο των γιατρών αλλά και των οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων του 
υγειονομικού σώματος.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:06 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας είναι άδικο οι φαρμακοποιοί εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής 
κτηνιατρικής ψυχολογίας να μην μπορούν να μεταταχθουν στον αντίστοιχο κλάδο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:44 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας είναι άδικο οι φαρμακοποιοί εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής 
κτηνιατρικής ψυχολογίας να μην μπορούν να μεταταχθουν στον αντίστοιχο κλάδο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

Η τροποποίηση αυτή παραβιάζει την αρχή της ίσης μεταχείρισης των Αξιωματικών και την θεμελιώδη αρχή της 
προστατευόμενής εμπιστοσύνης των πολιτών που είναι μια γενική αρχή δημοσίου δικαίου, η οποία έχει ως 
σκοπό την αποτροπή αιφνιδιασμού των πολιτών από την επέλευση απρόσμενης ανατροπής μιας ήδη 
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διαμορφωμένης έννομης κατάστασης. Η αναδρομική ισχύ αυτού του νέου νόμου είναι άκρως άδικη για τους 
Αξιωματικούς των Ε.Δ που έχουν ήδη κάνει εγγραφή σε κάποιο ΑΕΙ, με σκοπό όταν αποφοιτήσουν να 
πραγματοποιήσουν τη μετάταξη τους στην αντίστοιχη ειδικότητα που έκαστος επιθυμεί, καθώς η απόφαση αυτή
ελήφθη με βάση τον μέχρι τώρα ισχύοντα νόμο. Για τους λόγους αυτούς, θεωρώ απαραίτητη την προσθήκη 
μιας μεταβατικής διάταξης η οποία θα επιτρέπει στους Αξιωματικούς που έχουν κάνει την εγγραφή τους πριν 
την ψήφιση του, να μπορούν να προχωρήσουν στη μετάταξη πριν τον βαθμό του Λοχαγού, Υποπλοίαρχου και 
Σμηναγού.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:32 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας είναι άδικο οι φαρμακοποιοί εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής 
κτηνιατρικής ψυχολογίας να μην μπορούν να μεταταχθούν στον αντίστοιχο κλάδο.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:22 

Το παρόν άρθρο διαγράφει τον αγώνα και τους κόπους των νέων αξιωματικών, που κατάφεραν, συνδυάζοντας
εργασία και μελέτη, να περάσουν τις κατακτήριες εξετάσεις αλλά και να φέρουν εις πέρας την σχολή της 
επιθυμίας τους. Με αυτό τον τρόπο αποτρέπεται η επαγγελματική εξέλιξη ατόμων που αποδεδειγμένα έχουν 
όρεξη για μάθηση και εξέλιξη στη ζωή τους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:51 

Η συγκεκριμένη απόφαση αποτρέπει την επαγγελματική εξέλιξη των νέων αξιωματικών. Οι ένοπλες δυνάμεις 
έχουν ανάγκη από νέους ανθρώπους που έχουν όρεξη για μάθηση και εξέλιξη σε όλους τους τομείς και θα 
έπρεπε να τους παροτρύνουν προς αυτή την κατεύθυνση, όχι να τους κόβουν τα φτερά. Τέλος, είναι παράλογο
ένας αξιωματικός που παίρνει το δεύτερο πτυχίο του να μην μπορεί να κάνει τη μετάταξή του μέχρι τον βαθμό 
του λοχαγου από τη στιγμή που όταν έδωσε κατακατηριες εξετάσεις δεν υπήρχε αυτή η νομοθεσία.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:49 

Η μη δυνατότητα μετάταξης των φαρμακοποιών στην γενική ειδικότητα των οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων 
έχει ως αποτέλεσμα την παραβίαση των αρχών της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες λειτουργίες 
και της αρχής της αξιοκρατίας, αντίκειται δε στις διατάξεις του Συντάγματος σχετικά με την προστασία του 
δικαιώματος της προσωπικότητας, ειδικότερη έκφανση του οποίου αποτελεί η ανεμπόδιστη επαγγελματική 
εξέλιξη και σταδιοδρομία του ατόμου και στην αρχή της αναλογικότητας. Για αυτό τον λόγο θα πρέπει και οι 
φαρμακοποιοί όπως και οι νοσηλευτές εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής και κτηνιατρικής και όχι μόνο 
ιατρικής, όπως αναφέρεται στο άρθρο 48, να μπορούν να εντάσσονται αντιστοίχως στην γενική ειδικότητα των 
οδοντιάτρων και των κτηνιάτρων και όχι μόνο των γιατρών

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:37

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας δεν είναι ανεκτό αξιωματικοί νοσηλευτικής κάτοχοι 
πτυχίου οδοντιατρικής κτηνιατρικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας ανωτάτων εκπαιδευτικών ιδρυμάτων να 
μπορούν να ενταχθούν στη γενική ειδικότητα των οδοντιάτρων, κτηνιάτρων και ψυχολόγων του υγειονομικού 
σώματος του ΠΝ και οι αξιωματικοί φαρμακοποιοί κάτοχοι των αντίστοιχων πτυχίων να μην μπορούν!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:14 

Δεν συμφωνώ με την τροποποίηση της ισχύουσας νομοθεσίας καθώς καταπατά την αρχή της ίσης και δίκαιης 
μεταχείρισης των αξιωματικών .Η επιλογή να σπουδάσουν για δεύτερο πτυχίο ,κάνοντας μεγάλο κόπο και 
θυσίες για να ανταπεξέλθουν σε όλες τους τις υποχρεώσεις ,έγινε με βάση την ισχύουσα νομοθεσία . Επομένως 
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μια τέτοια αυθαίρετη αλλαγή θα οδηγησει σε περισσότερα προβλήματα καθώς όλοι οι εμπλεκόμενοι θα 
κινηθούν νομικά .

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:38 

Σύμφωνα με την αρχή της ισότητας είναι άδικο οι φαρμακοποιοί εφόσον φέρουν πτυχίο οδοντιατρικής 
κτηνιατρικής ψυχολογίας να μην μπορούν να μεταταχθούν στον αντίστοιχο κλάδο.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Θεωρώ τελείως παράλογο ένας αξιωματικός που παίρνει το δεύτερο πτυχίο του να μην μπορεί να κάνει τη 
μετάταξή του μέχρι τον βαθμό του λοχαγου από τη στιγμή που όταν έδωσε κατακατηριες εξετάσεις δεν υπήρχε 
αυτή η νομοθεσία. Καλό θα ήταν οι ένοπλες δυνάμεις να ενισχύουν τη συνεχή εκπαιδευτική και πνευματική 
εξέλιξη των στελεχών και όχι να προσπαθούν να δημιουργήσουν προβλήματα που μόνο παραιτήσεις λαμπρών 
επιστημόνων θα προκαλέσουν. Φυσικά και θα κινηθούν νομικά όλοι οι εμπλεκόμενοι

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:45 

Τα στελέχη που φοιτούν στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα 
Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού Ιδρύματος δε γνώριζαν για την τροποποίηση των διατάξεων των 
παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν με πολύ μόχθο και κόπο τις 
κατατακτήριες εξετάσεις. Θεωρώ πως πρέπει για αυτά τα στελέχη να εξαιρεθούν από αυτό το άρθρο 48.Ειναι 
άδικο να έχει αναδρομική ισχύει για αυτά τα στελέχη.Να προστεθεί μεταβατική διάταξη όπως παρακάτω
Για τους αξιωματικούς Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές 
στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του 
ν. 1911/1990 (Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄
134) και με το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας 
των Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:01 

Το άρθρο πρέπει να τροποποιηθεί και να εξαιρέσει όσους ήδη σπουδάζουν, καθώς όταν μπήκαν στη δεύτερη 
σχολή ίσχυε ο παλιός νόμος ! Τίθεται θέμα συνταγματικότητας του νόμου και φυσικά θα κινηθούν νομικά όλοι 
όσοι επηρεάζονται από το συγκεκριμένο νομοσχέδιο ,το οποίο αφορά παρά πολλους αξιωματικούς! Δεν νομίζω 
να επιθυμεί το επιτελείο να παραιτηθούν πάνω από 50 αξιωματικοί! Γιατί δεν υπάρχει περίπτωση κανένας 
αξιωματικός απόφοιτος ΣΑΝ ,με πτυχίο ιατρικής ή οδοντιατρικής ή φαρμακευτικής ,να παραμείνει στο 
επάγγελμα και να περιμένει 5+ χρόνια,για να δει αν και ποτε θα βγουν θέσεις μεταταξης,κάτι το οποίο δεν 
ισχύει για το υπόλοιπο δημόσιο τομέα! Το μόνο που θα επιτευχθεί είναι να παραιτηθούν πάρα πολλοί λαμπροί 
επιστήμονες και να διεκδικήσουν όλοι δικαστικά αποζημιώσεις! Και μάλιστα,την ίδια ώρα που το στράτευμα 
προσλαμβάνει πολίτες γιατρούς (για παράδειγμα) ,αλλα απαγορεύει στους ήδη υπάρχοντες αξιωματικούς να 
μεταταχθούν! Παρακαλώ να σκεφτείτε όλες τις παραμέτρους πριν ψηφίσετε αυτό το άρθρο, και τουλάχιστον να
έχει ισχή για όσους θα εισαχθούν σε άλλη σχολή ,μετά την ψήφιση του συγκεκριμένου νομοσχεδίου!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Όσον αφορά το άρθρο 48 οπως σε κάθε προκήρυξη του δημοσίου για οποιαδήποτε πρόσληψη είτε αναβάθμιση 
θέσης έτσι και εδώ θα πρέπει να πριμοδοτούνται τυχών διδακτορικοι/ μεταπτυχιακοί τίτλοι , δημοσιεύσεις , 
εκπονήσεις εργασιών , συγγραφές βιβλίων κλπ
Το ανωτέρω ισχύει στους στρατιωτικούς γιατρούς για την λήψη ειδικότητας καθότι πριμοδοτούνται τέτοια 
κριτήρια . Επιπλέον όπως και στους στρατιωτικούς γιατρούς για την λήψη ειδικότητας έτσι και εδώ η αναμονή 
σε ετη στους πίνακες των μη εντασσωμένων θα πρέπει να πριμοδοτείται .
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:18 

Το άρθρο 48, είναι πολύ άδικο, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι φοιτητές 
στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Τα ανωτέρω στελέχη δε γνώριζαν για την τροποποίηση του άρθρου 26 
του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν τις κατατακτήριες εξετάσεις. Όταν ψηφιστεί και εφαρμοστεί το άρθρο 
48, τα στελέχη που δεν έχουν ακόμη δώσει κατατακτήριες εξετάσεις θα γνωρίζουν εκ των προτέρων πότε θα 
κάνουν μετάταξη. Επομένως για τα στελέχη, που ήδη είναι φοιτητές θα πρέπει να προστεθεί η παρακάτω 
παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής》

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:27 

Με την τροπολογία αυτή παραβιάζεται η αρχή της ίσης και δίκαιης μεταχείρισης των αξιωματικών καθώς η 
ισχύς του νέου νόμου γίνεται σε αυθαίρετο χρόνο με τρόπο αιφνιδιαστικό για όσους ήδη είναι εγγεγραμμένοι σε
ΑΕΙ και δεν έχουν περατώσει ακόμα τις σπουδές τους καθότι όταν εγγραφτηκαν στα ΑΕΙ δεν υπήρχαν τέτοιου 
είδους προϋποθέσεις ώστε να ληφθούν υπόψην . Θεωρώ πρέπον να τροποποιηθεί και να επιτρέπει στους 
αξιωματικούς που σπουδάζουν ήδη να ολοκληρώσουν τη μετάταξή τους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 00:17

Σε ένα οποιοδήποτε φυσιολογικό περιβάλλον η τροποποίηση ενός νόμου δεν θα συμπεριλαμβανε άτομα που 
έχουν ξεκινήσει τις σπουδές τους με άλλες προοπτικές και την ισχύ άλλων νόμων. Τα άτομα που ήδη 
σπουδάζουν και έχουν χάσει χρόνο απ τη ζωή τους για να πετύχουν κάτι που είχαν ξεκινήσει με την τότε 
ισχύουσα νομοθεσία πρέπει να απαλαχθουν απ την εφαρμογή αυτής της τροποποίησης. Περιττό να αναφερθεί 
ότι η τροποποίηση αυτή θα οδηγήσει σε μαζικές παραιτήσεις γιατί ένα άτομο στο βαθμό του υπολοχαγού που 
έχει τελείωσε μια άλλη σχολή και θέλει να αλλάξει τη ζωή του και το επάγγελμα του δεν θα περιμένει 4++ 
χρόνια να γίνει λοχαγός ώστε να κάνει τα χαρτιά του και να περιμένει την έγκριση και τις θέσεις να ανοίξουν 
«όποτε βολέψει». Τα ασαφή κριτήρια και η επιλογή βαθμού πτυχίου λίαν καλώς είναι αβάσιμα ενώ ένας 
φοιτητής της ΣΣΑΣ μπορεί να ασκήσει το επάγγελμα με βαθμό πτυχίου 5 και κανένα σχολείο και περαιτέρω 
τίτλο(εξειδίκευση, ειδικότητα, μεταπτυχιακό).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:49

Είναι πολύ άδικο το παρόν άρθρο 48, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος, καθότι δε γνώριζαν για την τροποποίηση των διατάξεων των 
παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν με πολύ μόχθο και κόπο τις 
κατατακτήριες εξετάσεις. Θεωρώ πως πρέπει για αυτά τα στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί η 
παρακάτω παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:24 
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ΣύνδεσμοςΤο παρόν άρθρο 48, είναι πολύ άδικο, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που 
ήδη είναι φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας 
Ανωτάτου Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων 
κλάδων, να αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών 
και Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Τα ανωτέρω στελέχη δε γνώριζαν για την τροποποίηση του άρθρου
26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν τις κατατακτήριες εξετάσεις. Όταν ψηφιστεί και εφαρμοστεί το 
άρθρο 48, τα στελέχη που δεν έχουν ακόμη δώσει κατατακτήριες εξετάσεις θα γνωρίζουν εκ των προτέρων 
πότε θα κάνουν μετάταξη. Επομένως για τα στελέχη, που ήδη είναι φοιτητές θα πρέπει να προστεθεί η 
παρακάτω παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής».

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:55 

Ο νέος νόμος που αφορά τις μετατάξεις είναι τελείως αναποτελεσματικός. Το μόνο που θα προκαλέσει είναι τη 
φυγή ακόμα περισσότερων Αξιωματικών του υγειονομικού που ήδη αυξάνονται κάθετα, λόγω χαμηλών 
απόλαβών και αθλίων συνθηκών.

Θα πρέπει οι γηραιες κύριες απόφοιτοι της ΣΑΝ που ασκούν τη ‘ διοίκηση’ και προωθούν τα εν λόγω μέτρα να 
αναθεωρήσουν τις αναχρονιστικες απόψεις τους και τις αντιλήψεις τους, ώστε να δουν τα πραγματικά 
προβλήματα της νοσηλευτικής.

Η μετάταξη είναι το σύμπτωμα και όχι το αίτιο.

Θα είναι λυπηρό οι ΕΔ να χάσουν λαμπρους επιστήμονες.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:52 

Το παρόν άρθρο 48, είναι πολύ άδικο, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Τα ανωτέρω στελέχη δε γνώριζαν για την τροποποίηση του άρθρου 26 
του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν τις κατατακτήριες εξετάσεις. Όταν ψηφιστεί και εφαρμοστεί το άρθρο 
48, τα στελέχη που δεν έχουν ακόμη δώσει κατατακτήριες εξετάσεις θα γνωρίζουν εκ των προτέρων πότε θα 
κάνουν μετάταξη. Επομένως για τα στελέχη, που ήδη είναι φοιτητές θα πρέπει να προστεθεί η παρακάτω 
παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής».

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:40 

Το παρόν άρθρο 48, είναι πολύ άδικο, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Τα ανωτέρω στελέχη δε γνώριζαν για την τροποποίηση του άρθρου 26 
του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν τις κατατακτήριες εξετάσεις. Όταν ψηφιστεί και εφαρμοστεί το άρθρο 
48, τα στελέχη που δεν έχουν ακόμη δώσει κατατακτήριες εξετάσεις θα γνωρίζουν εκ των προτέρων πότε θα 
κάνουν μετάταξη. Επομένως για τα στελέχη, που ήδη είναι φοιτητές θα πρέπει να προστεθεί η παρακάτω 
παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
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Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής».

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:25 

Αυτή η νομοθεσία καταπατά το δικαίωμα του εργαζόμενου να επιλέξει την μετάταξή στην οποία έχει πρόσβαση 
ενώ έχει θυσιάσει χρήματα και χρόνο για την προσπάθεια απόκτησης δεύτερου πτυχίου παράλληλα με την 
εργασία. Επιπλέον κοιτώντας το νομοθετικό πλαίσιο που ίσχυε κατά την εισαγωγή του σε στρατιωτική σχολή 
μπορεί να θεωρηθεί τουλάχιστον παραπλάνηση καθώς έγινε αυτή η επιλογή και με γνώμονα την δυνατότητα 
μετάταξής σε οποιονδήποτε βαθμό

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:52 

Με την τροπολογία αυτή παραβιάζεται η αρχή της ίσης και δίκαιης μεταχείρισης των αξιωματικών καθώς η 
ισχύς του νέου νόμου γίνεται σε αυθαίρετο χρόνο με τρόπο αιφνιδιαστικό για όσους ήδη σπουδάζουν. Θεωρώ 
πρέπον να τροποποιηθεί και να επιτρέπει στους αξιωματικούς που σπουδάζουν να ολοκληρώσουν τη μετάταξή 
τους.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 00:14

Το παρόν άρθρο 48, είναι πολύ άδικο, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Τα ανωτέρω στελέχη δε γνώριζαν για την τροποποίηση του άρθρου 26 
του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν τις κατατακτήριες εξετάσεις. Όταν ψηφιστεί και εφαρμοστεί το άρθρο 
48, τα στελέχη που δεν έχουν ακόμη δώσει κατατακτήριες εξετάσεις θα γνωρίζουν εκ των προτέρων πότε θα 
κάνουν μετάταξη. Επομένως για τα στελέχη, που ήδη είναι φοιτητές θα πρέπει να προστεθεί η παρακάτω 
παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής».

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:29 

Κανονικά με βάση την αρχή της ισότητας και της ίσης πρόσβασης στις δημόσιες θέσεις θα πρέπει να έχουν την 
δυνατότητα όλοι οι υγειονομικοί αξιωματικοί,εφόσον είναι κάτοχοι πτυχίου ιατρικής οδοντιατρικής 
κτηνιατρικής φαρμακευτικής σχολής και τμημάτων ψυχολογίας ανώτατων εκπαιδευτικών ιδρυματων, να 
εντάσσονται αντιστοιχως στην γενική ειδικοτητα των ιατρών, οδοντιάτρων, κτηνιάτρων, φαρμακοποιών και 
ψυχολόγων του υγειονομικού σώματος.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

1. Η τροποποίηση του παρόντος νόμου, ως προς το κομμάτι που αφορά τους συναδέλφους Νοσηλευτές, 
θεωρείται άδικη και προς την λάθος κατεύθυνση. Ο νομοθέτης ορίζει ως τυπικό προσόν τον βαθμό του λοχαγού
ώστε να μπορεί ο ενδιαφερόμενος να μεταταχθεί στον σώμα των Ιατρών. Προφανώς, αυτό γίνεται για να 
ανακοπεί το κύμα αφαίμαξης που αντιμετωπίζει ο κλάδος των Νοσηλευτών αξκων, καθώς η υπηρεσία με αυτό 
το τέχνασμα, θέλει να κρατήσει στους «μάχιμους» βαθμούς των κατώτερων αξκων τους νοσηλεύτες στα 
κεντρικά νοσοκομεία.
2. Η μετάταξη ενός Νοσηλευτή από την ειδικότητα αυτή σε οποιαδήποτε άλλη ειδικότητα του ΥΓ σε τόσο 
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προχωρημένο στάδιο της καριέρας του, έχει ήδη δημιουργήσει πολκα πρόβληματα. Πέρα από το μπαχαλο και 
το μπέρδεμα με τους χρόνους διοικήσεως των μεταταχθεντων συναδέλφων, είναι κοινό μυστικό στους κύκλους 
του ΥΓ ότι οι άξιοι αυτοί, παρά την όποια καλή διάθεση έχουν και όρεξη να προσφέρουν, δεν μπορούν να 
συνεισφέρουν πρακτικά. Καλώς ή κακώς, η λήψη και η απόκτηση ενός τίτλου σπουδών δεν μπορεί να 
αντικαταστήσει την πρακτική γνώση και εμπειρία που έχει λάβει ένας άξκος ιατρός, κτηνίατρος, φαρμακοποιός
μέσα από τα τόσα χρόνια στους χαμηλούς βαθμούς, όντας υπόλογος δχστης ή δκτης ΛΥΓ κ.ο.κ. Ειδικά για τις 
ειδικότητες κτηνίατρου, φαρμακοποιού και ψυχολόγου, η μεγαλύτερη εμπειρία αποκτάται στους βαθμούς 
ανθλγου, υπλγου,στις παραμεθόριες περιοχές. Αυτό είναι κάτι που κανένας νομοθέτης δεν μπορεί να ορίσει με 
κανέναν νόμο, όμως η μέχρι τώρα εμπειρία αυτή είναι και καλό είναι να ληφθεί αυτό υπόψιν και την υπηρεσία.
3. Η εμμονή της υπηρεσίας να θεωρεί ως ΥΓ μόνο το Ιατρικό Σώμα είναι πλέον έκδηλη. Δεν υπάρχουν μόνο οι 
ιατροι στα νοσοκομεία. Υπάρχουν οι κτηνίατροι σε όλες τις θέσεις, οι φαρμακοποιοί που στηρίζουν τα 
νοσοκομεία και το τεράστιο πλέον δίκτυο στρατιωτικών φαρμακείων ανα την επικράτεια, οι ψυχολόγοι που 
αποτελούν θεμελιώδη λίθο στην ομαλή λειτουργία του στρατεύματος. Ο νομοθέτης αντί να δώσει την 
δυνατότητα σε ΟΛΟΥΣ όσους κατέχουν οποιοδήποτε τίτλο σπουδών εκ ΣΣΑΣ να μεταταχθεί σε άλλη ειδικότητα 
εκ ΣΣΑΣ, εντούτοις χωρίζει παιδιά (ιατροί) και αποπαίδια ( κτηνίατροι, φαρμακοποιοι, ψυχολόγοι). Απαγορεύει
δηλαδή σε έναν κτηνίατρο να μεταταχθει σε ιατρό, σε έναν ψυχολόγο να μεταταχθει σε φαρμακοποιό η σε έναν
Φαρμακοποιο να μεταταχθει σε οδοντίατρο… Πάρα μόνο σε οδοντίατρους και Φαρμακοποιους… Όπου στα 
σώματα των φαρμακοποιών και των οδοντιάτρων ο αριθμός έχει μειωθεί δραματικα τα τελευταία χρόνια λόγω 
των παρατηρήσεων, η υπηρεσία προχωρά σε μια ρύθμιση με σκοπό την πλήρη αφαίμαξη
5. Είτε θα μπορούν όλοι να μεταταχθουν σε άλλη υγειονομική ιδιότητα ανεξαρτήτως προέλευσης ή 
ειδικότητας , είτε να παραμείνει η κατάσταση ως έχει και να επιτρέπεται μονο η μετακίνηση αξκων εκ ΣΑΝ 
στους κόλπους των ειδικοτήτων εκ ΣΣΑΣ, με πρόγραμμα και καταρτισμό θέσεων σε ετήσια βάση.
6. Μπορεί συνάδελφοι να ιδρώσαν και να κοπιασαν να αποκτήσουν ένα πτυχίο επιπλέον, όμως κανένα από 
αυτά τα πτυχία δεν θα είχε αποκτηθεί χωρίς των σιωπηλή αποδοχή και βοήθεια των λοιπών συναδέλφων τους. 
Ας φροντίσει η υπηρεσία να είναι ισότιμη όρος όλα τα στελέχη και όχι μόνο προς τους έχοντες

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 

Έχω τη γνώμη πως θα ήταν δίκαιο να δοθεί η δυνατότητα στους φαρμακοποιούς που είναι πτυχιούχοι 
οδοντιατρικής να μεταταχθούν στον αντίστοιχο κλάδο ώστε να εξυπηρετείται η αρχή της δίκαιης και ίσης 
μεταχείρισης

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:39 

μια κατηγορία ειδικότητας έστω και έτσι δικαιώνεται και όλες οι άλλες ειδικότητες εκ ΑΣΣΥ παραμένουν στο 
αδιάβλητο γιατί; η ισοτιμία σε όλες της ειδικότητες σε όλους τους κλάδους με αντίστοιχα κριτήρια κ.λπ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:26 

Το παρόν άρθρο θεωρώ ότι είναι άδικο για τους αξιωματικους που τώρα φοιτούν η τελειώνουν τις σπουδές 
τους σε σχολες και θέλουν να προγραμματίσουν τη ζωή τους με άλλο αντικείμενο επαγγελματικής ενασχόλησης
εκτός από αυτό της Νοσηλευτικής η της Οδοντιατρκης και έχουν μικρότερο βαθμο από αυτό του λοχαγου η για 
λίγο δεν έχουν πάρει ακόμα το βαθμό του λοχαγού. Καλό θα είναι να το επανεξετάσετε για να αποφευχθούν 
τυχόν αδικίες.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Το Άρθρο 48 για την Ένταξη αξιωματικών στην ειδικότητα του υγειονομικού σώματος ως Αντικατάσταση του 
άρθρου 26 ν. 1911/1990 το θεωρώ άδικο για τους ήδη φοιτούντες στις ιατρικές σχολές αξιωματικούς. Και αυτό 
διότι ενώ προγραμμάτισαν την ζωή τους κάτω από δύσκολες υπηρεσιακές συνθήκες θυσιάζοντας προσωπικό 
χρόνο και χρήμα και έχοντας έντονη ψυχική καταπόνηση για να είναι συνεπείς αφενός στα υπηρεσιακά τους 
καθήκοντα αφετέρου συνεπείς στις ακαδημαϊκές τους υποχρεώσεις όπου μετά από κατατακτήριες εξετάσεις 
μπόρεσαν φοίτησαν ή αποφοίτησαν με βαθμό χαμηλότερο του Λοχαγού να μην μπορούν σήμερα να 
πραγματοποιήσουν το όνειρό τους για καλύτερες επαγγελματικές συνθήκες και προϋποθέσεις, σύμφωνα με την
παλαιότερη ρύθμιση γιατί απλά κάποιος άλλαξε ξαφνικά τον νόμο. Θα ήταν συνεπώς δικαιότερο για αυτά τα 
στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση 
αυτής της κατάφορης αδικίας. Σε αυτή τη μεταβατική ρύθμιση όπως ισχύει και στον πρόσφατο νόμο 4777/2021 
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(για τους φοιτητές που ήδη φοιτούν σε πανεπιστήμια και τις διαγραφές αυτών) θα μπορούσε να υπάρξει μια 
ρύθμιση όπου θα εξαιρούνταν οι ήδη φοιτούντες δίχως τους συγκεκριμένους περιορισμούς. Ή θα μπορούσε η 
ρύθμιση να αναφέρει με σαφήνεια ότι ο συγκεκριμένος θα ισχύσει από την ημερομηνία ψήφισής του για όσους 
αξιωματικούς εγγράφονται στις παραπάνω πανεπιστήμιακές σχολές μετά τη δημοσίευσή του.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

Είναι πολύ άδικο το παρόν άρθρο 48, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος, καθότι δε γνώριζαν για την τροποποίηση των διατάξεων των 
παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν με πολύ μόχθο και κόπο τις 
κατατακτήριες εξετάσεις. Θεωρώ πως πρέπει για αυτά τα στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί η 
παρακάτω παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.«Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Το παρόν άρθρο είναι άδικο για τους αξιωματικούς του υγειονομικού κλάδου, καθώς κατάφεραν να 
συνδυάσουν πτυχίο και εργασία ταυτόχρονα και με πολλή πίεση, ακόμα και στη διάρκεια της πανδημίας. Καλό 
θα ήταν να σεβαστούμε τους κόπους τους. Επιπλέον,όταν έδιναν κατατακτήριες δεν γνώριζαν για το παρον 
νομοσχέδιο. Επομενως θεωρώ δίκαιο είτε να καταργηθεί το συγκεκριμένο άρθρο είτε να προστεθει η 
μεταβατική διάταξη:

«Για τους αξιωματικούς Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές 
στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του 
ν. 1911/1990 (Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄
134) και με το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας 
των Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

Τα στελέχη που φοιτούν στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα 
Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού Ιδρύματος δε γνώριζαν για την τροποποίηση των διατάξεων των 
παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν με πολύ μόχθο και κόπο τις 
κατατακτήριες εξετάσεις. Θεωρώ πως πρέπει για αυτά τα στελέχη να εξαιρεθούν από αυτό το άρθρο 48.Ειναι 
άδικο να έχει αναδρομική ισχύει για αυτά τα στελέχη.Να προστεθεί μεταβατική διάταξη όπως παρακάτω
Για τους αξιωματικούς Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές 
στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του 
ν. 1911/1990 (Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄
134) και με το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας 
των Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:29

Είναι πολύ άδικο το παρόν άρθρο 48, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
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Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος, καθότι δε γνώριζαν για την τροποποίηση των διατάξεων των 
παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν με πολύ μόχθο και κόπο τις 
κατατακτήριες εξετάσεις. Θεωρώ πως πρέπει για αυτά τα στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί η 
παρακάτω παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας. «Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

Η μετάταξη των στελεχών με την κατοχή πτυχίων και ειδικά των αξιωματικών νοσηλευτών και οδοντιάτρων θα 
πρέπει να γίνεται ανεξάρτητου βαθμού! Θεωρείτε λογική τη πρόσληψη γιατρών από το ΕΣΥ κατά τη χρόνια 
2021 αλλά όχι την εκμετάλλευση ήδη στελεχών των ενόπλων δυνάμεων ;
Tο παρόν άρθρο 48, είναι πολύ άδικο, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Τα ανωτέρω στελέχη δε γνώριζαν για την τροποποίηση του άρθρου 26 
του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν τις κατατακτήριες εξετάσεις. Όταν ψηφιστεί και εφαρμοστεί το άρθρο 
48, τα στελέχη που δεν έχουν ακόμη δώσει κατατακτήριες εξετάσεις θα γνωρίζουν εκ των προτέρων πότε θα 
κάνουν μετάταξη. Επομένως για τα στελέχη, που ήδη είναι φοιτητές θα πρέπει να προστεθεί η παρακάτω 
παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας. «Για τους αξιωματικούς 
Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές στην Ιατρική, 
Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου Εκπαιδευτικού 
Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 
(Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄ 134) και με 
το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 
Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:20 

Tο παρόν άρθρο 48, είναι πολύ άδικο, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Τα ανωτέρω στελέχη δε γνώριζαν για την τροποποίηση του άρθρου 26 
του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν τις κατατακτήριες εξετάσεις. Όταν ψηφιστεί και εφαρμοστεί το άρθρο 
48, τα στελέχη που δεν έχουν ακόμη δώσει κατατακτήριες εξετάσεις θα γνωρίζουν εκ των προτέρων πότε θα 
κάνουν μετάταξη. Επομένως για τα στελέχη, που ήδη είναι φοιτητές θα πρέπει να προστεθεί η παρακάτω 
παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.

«Για τους αξιωματικούς Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές 
στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του 
ν. 1911/1990 (Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄
134) και με το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας 
των Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:37 

Είναι πολύ άδικο το παρόν άρθρο 48, για τους Αξκους Νοσηλευτικής και τους Οδοντιάτρους που ήδη είναι 
φοιτητές στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος να περιμένουν μέχρι το βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων, να 
αιτηθούν μετάταξη στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 
Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος, καθότι δε γνώριζαν για την τροποποίηση των διατάξεων των 
παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του ν. 1911/1990 (Α΄116), όταν έδιναν με πολύ μόχθο και κόπο τις 
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κατατακτήριες εξετάσεις. Θεωρώ πως πρέπει για αυτά τα στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί η 
παρακάτω παράγραφος στο Άρθρο 79 «Μεταβατικές διατάξεις», για άρση της αδικίας.

«Για τους αξιωματικούς Νοσηλευτικής που κατά την έναρξη του παρόντος νόμου έχουν εγγραφεί ως φοιτητές 
στην Ιατρική, Οδοντιατρική, Κτηνιατρική και Φαρμακευτική σχολή ή σε Τμήμα Ψυχολογίας Ανωτάτου 
Εκπαιδευτικού Ιδρύματος εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των παραγράφων 1 και 2 του άρθρου 26 του 
ν. 1911/1990 (Α΄116), όπως αυτές ίσχυαν πριν από την τροποποίηση τους με το άρθρο 23 του Ν.4407/2016 (Α΄
134) και με το άρθρο 48 του παρόντος νόμου. Το ίδιο ισχύει και για τους αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας 
των Οδοντιάτρων που κατά την ίδια ημερομηνία είναι εγγεγραμμένοι φοιτητές Ιατρικής σχολής»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Θα πρέπει κάποια στιγμή το ΥΠΕΘΑ να συμβαδίσει με την εποχή! Θα πρέπει να γίνει αξιοποίηση και αναβάθμιση
όλου του επιστημονικού προσωπικού που διαθέτει. Θα πρέπει ανεξαρτήτως προελεύσεως να αξιοποιείται 
καταλλήλως το προσωπικό που διαθέτει τους ανάλογους κάθε φορά τίτλους σπουδών, οι οποίοι αποκτήθηκαν 
με μόχθο.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:33 

Η παρούσα διάταξη προκαλεί ερωτήματα σχετικά με την επιλεκτική προσθήκη μόνο των οδοντιάτρων και των 
φαρμακοποιών, ως προς την δυνατότητά τος να μετατάσσονται στην ειδικότητα των ιατρών. Πιο συγκεκριμένα:
1. Οι αξκοί εκ ΣΣΑΣ οδοντίατροι, δύναται με την έγκριση της υπηρεσίας, να λάβουν εκπαιδευτική άδεια 
φοίτησης σε Ιατρική Σχολή, προς απόκτηση ειδικότητας Γναθοχειρούργου. Η παρούσα άδεια κρίνεται 
επιβεβλημένη, καθώς είναι ΑΔΥΝΑΤΟ ένας εργαζόμενος αξκος να μπορέσει να διεκπεραιώσει τις σπουδές του 
στο 5ο και 6ο έτος της Ιατρικής. Αυτό συμβαίνει διότι υφίστανται υποχρεωτικές πρωινές κλινικές 
παρακολουθήσεις.
2. Οποιοσδήποτε άλλος ΥΓ αξκος, είναι ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΑΔΥΝΑΤΟ να μπορέσει να τελειώσει επιτυχώς τις σπουδές 
του. Παρ’ όλα αυτά ακόμα και αν θεωρήσουμε ότι κάτι τέτοιο μπορεί να επιτευχθεί με τη χρήση των αδειών 
που δικαιούται κάθε στέλεχος, προκαλεί απορίες και υπόνοιες η ενσωμάτωση ΜΟΝΟ της ειδικότητας του 
φαρμακοποιού στην παρούσα διάταξη, εξαιρώντας τις ειδικότητες του κτηνιάτρου και του ψυχολόγου.

Προτείνεται η απόσυρση του παρόντος άρθρου ως προς το κομμάτι που αφορά τις μετατάξεις των αξκων εκ 
ΣΣΑΣ, είτε η προσθήκη και των κτηνιάτρων και των ψυχολόγων στην ευεργετική αυτή διάταξη της μετάταξης 
στην ειδικότητα του ιατρού

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:28 

Θα έπρεπε να δίνεται η δυνατότητα σε όλους τους Αξκους που κατέχουν τον βαθμό και το ανάλογο πτυχίο και 
όχι μόνο στους νοσηλευτές.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:44 

Αξιωματικοί Νοσηλευτικής των τριών κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, εφόσον φέρουν τοv βαθμό του Λοχαγού
και αντιστοίχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου Ιατρικής, Οδοντιατρικής, Κτηνιατρικής και 
Φαρμακευτικής Σχολής και τμημάτων Ψυχολογίας Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων, μπορεί να εντάσσονται
αντιστοίχως στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και Ψυχολόγων του 
Υγειονομικού Όλοι καθώς πέτυχαν να πάρουν το πτυχίο τους δουλεύοντας ταυτόχρονα με αντίξοες συνθήκες 
και πολλές φορές γνωρίζουν περισσότερα από αξιωματικούς γενικής ιατρικής.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:47 

Αξιωματικοί Νοσηλευτικής των τριών κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, εφόσον φέρουν τοv βαθμό του Λοχαγού
και αντιστοίχων των άλλων κλάδων και είναι κάτοχοι πτυχίου Ιατρικής, Οδοντιατρικής, Κτηνιατρικής και 
Φαρμακευτικής Σχολής και τμημάτων Ψυχολογίας Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων, μπορεί να εντάσσονται
αντιστοίχως στη γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και Ψυχολόγων του 
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Υγειονομικού Σώματος. Όλοι καθώς κέρδισαν αυτό το δικαίωμα περνώντας το πτυχίο τους δουλεύοντας 
ταυτόχρονα, γνωρίζοντας πολλές φορές περισσότερα και από αξιωματικούς γενικής ιατρικής

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:52 

Όλοι οι αξιωματικοί που προέρχονται από την νοσηλευτική (ΣΑΝ) θα πρέπει να έχουν το δικαίωμα να 
ενταχθούν στην οδοντιατρική,ιατρική ,ψυχολογία εφόσον έχουν πάρει το αντίστοιχο πτυχίο καθώς πέτυχαν με 
κόπο τον στόχο τους δουλεύοντας ταυτόχρονα κάτι το οποίο είναι πολύ δύσκολο.Και πολλές φορές γνωρίζουν 
περισσότερα από αξιωματικούς της ιατρικής γενικής εκπαίδευσης.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:23 

Όλοι οι αξιωματικοί που προέρχονται από την νοσηλευτική θα πρέπει να έχουν το δικαίωμα να ενταχθούν στην 
οδοντιατρική,ιατρική , ψυχολογίας χωρίς διακρίσεις καθώς πέτυχαν να πάρουν πτυχίο δουλεύοντας 
ταυτόχρονα μα αντίξοες συνθήκες και με κόπο. Καί αυτό είναι κάτι που το πέτυχαν λίγοι Άλλωστε πολύ 
αξιωματικοί που προέρχονται από την νοσηλευτική αρκετές φορές γνωρίζουν πολλά περισσότερα από 
αξιωματικούς γενικής ιατρικής

Άρθρο 50

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Κύριε υπουργέ. Νομίζω ότι θα πρέπει να συμπεριληφθουν στην διάταξη για τη δυνατότητα συμπλήρωσης του 
προβλεπόμενου χρόνου Διοίκησης στους 23μηνες και οι Διοικητές οι οποίοι προτίθενται να μετατεθούν στο 
εξωτερικό. Για ποιον λόγο δημιουργείται μια διάκριση μεταξύ Διοικητων αναλόγως της επιθυμίας μετάθεσης 
τούς στο εσωτερικό ή στο εξωτερικό; Υπάρχει κάποια σκοπιμότητα;Είναι πασιφανές ότι η υποψη διάταξη 
αντίκειται στην αρχή της αναλογικότητας πο διέπει το διοικητικό δίκαιο. Προσδοκοντας για την εξέταση της 
υπόψη στρέβλωσης και τη διόρθωση της εύχομαι καλή χρονιά με υγεία και επιτυχίες

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Δεν υπάρχει λόγος διάκρισης για τα στελέχη που μετατίθενται στο εσωτερικό-δεν προκύπτει ούτε από την 
έκθεση συνεπειών ρύθμισης. Να διαγραφεί η φράση «στο εσωτερικό» μετά τη φράση «μετατίθενται».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:39 

Στο άρθρο 50 πρέπει να διαγραφεί η φράση «στο εσωτερικό» μετά τη φράση «είναι δυνατόν να μετατίθενται», 
γιατί δεν υπάρχει κανένας λόγος διάκρισης σε σχέση με όσους μετατίθενται στο εξωτερικό.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:41 

Στο άρθρο 50 για ποιό λόγο γίνεται ειδική αναφορά σε όσους μετατίθενται στο εσωτερικό? Ούτε από την 
έκθεση συνεπειών ρυθμίσεων προκύπτει σχετική αναγκαιότητα.Θα πρέπει να διαγραφεί η φράση «στο 
εσωτερικό|» μετά τη φράση «είναι δυνατόν να μετατίθενται»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:34 
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Τροποποίηση του άρθρου 5 παρ. 1 περ. α’ (2) α’ του Ν.3883/2010, όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 15 του 
Ν.4361/2016 και το άρθρο 10 περ. 2 του Ν. 4609/2019.Να αφαιρεθεί άμεσα το «παραθυράκι» «Η παράγραφος 
3 εφαρμόζεται αναλόγως».

Πρέπει να προστατευθούν τα στελέχη ειδικής μεταθετικοτητας στην πράξη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

Αντίκειται στην αρχή της αναλογικότητας που διέπει το διοικητικό δίκαιο η εφαρμογή της παρούσας διάταξης 
μόνον σε περίπτωση μεταθέσεως εντός εσωτερικού, καθώς παραγνωρίζεται το γεγονός ότι η ισχύς πρέπει να 
επεκτείνεται και στις εκτός Ελλάδος μεταθέσεις ώστε να υπάρχει αναλογική εφαρμογή που θα σέβεται τον 
προγραμματισμό των στελεχών που μετά από πολύ προσπάθεια έχουν συλλέξει τα απαραίτητα μόρια για την 
μετάθεσή τους εκτός Ελλάδος, ενώ ταυτόχρονα έχουν ήδη κάνει την απαραίτητη προετοιμασία αναφορικά με 
την κίνησή τους αυτή.

Ταυτόχρονα η ως άνω ρύθμιση είναι αναιτιολόγητη, ενώ εισάγει μία ξεκάθαρη διάκριση ανάμεσα σε όσους 
μετατίθενται εντός με όσους μετατίθενται εκτός Ελλάδος, που δεν θεμελιώνεται επί αντικειμενικών κριτηρίων, 
με αποτέλεσμα να εισάγει μια δυσμενή αντιμετώπιση έναντι αυτών που θέλουν να μετατεθούν στον εξωτερικό.

Θεωρώ ότι δεν είναι σαφές γιατί εισάγεται αυτή η διάκριση στην υπό κρίσιν διάταξη, δεν υπάρχει επαρκής 
ποιοτική θεμελίωση της διάκρισης αυτής, ενώ γίνεται αντιληπτό ότι ο διοικούμενος, ακόμη και αν προσφύγει 
δικαστικά κατά αυτής της διατάξεως εφόσον ψηφισθεί ως έχει θα απορριφθεί, επειδή δεν χωρεί διασταλτική 
ερμηνεία του νόμου και είναι κανονιστική η διάταξη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:55 

Αντίκειται στην αρχή της αναλογικότητας που διέπει το διοικητικό δίκαιο η εφαρμογή της παρούσας διάταξης 
μόνον σε περίπτωση μεταθέσεως εντός εσωτερικού, καθώς παραγνωρίζεται το γεγονός ότι η ισχύς πρέπει να 
επεκτείνεται και στις εκτός Ελλάδος μεταθέσεις ώστε να υπάρχει αναλογική εφαρμογή που θα σέβεται τον 
προγραμματισμό των στελεχών που μετά από πολύ προσπάθεια έχουν συλλέξει τα απαραίτητα μόρια για την 
μετάθεσή τους εκτός Ελλάδος, ενώ ταυτόχρονα έχουν ήδη κάνει την απαραίτητη προετοιμασία αναφορικά με 
την κίνησή τους αυτή.

Ταυτόχρονα η ως άνω ρύθμιση είναι αναιτιολόγητη, ενώ εισάγει μία ξεκάθαρη διάκριση ανάμεσα σε όσους 
μετατίθενται εντός με όσους μετατίθενται εκτός Ελλάδος, που δεν θεμελιώνεται επί αντικειμενικών κριτηρίων, 
με αποτέλεσμα να εισάγει μια δυσμενή αντιμετώπιση έναντι αυτών που θέλουν να μετατεθούν στον εξωτερικό.

Θεωρώ ότι δεν είναι σαφές γιατί εισάγεται αυτή η διάκριση στην υπό κρίσιν διάταξη, δεν υπάρχει επαρκής 
ποιοτική θεμελίωση της διάκρισης αυτής, ενώ γίνεται αντιληπτό ότι ο διοικούμενος, ακόμη και αν προσφύγει 
δικαστικά κατά αυτής της διατάξεως εφόσον ψηφισθεί ως έχει θα απορριφθεί, επειδή δεν χωρεί διασταλτική 
ερμηνεία του νόμου και είναι κανονιστική η διάταξη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:35 

Αντίκειται στην αρχή της αναλογικότητας που διέπει το διοικητικό δίκαιο η εφαρμογή της παρούσας διάταξης 
μόνον σε περίπτωση μεταθέσεως εντός εσωτερικού, καθώς παραγνωρίζεται το γεγονός ότι η ισχύς πρέπει να 
επεκτείνεται και στις εκτός Ελλάδος μεταθέσεις ώστε να υπάρχει αναλογική εφαρμογή που θα σέβεται τον 
προγραμματισμό των στελεχών που μετά από πολύ προσπάθεια έχουν συλλέξει τα απαραίτητα μόρια για την 
μετάθεσή τους εκτός Ελλάδος, ενώ ταυτόχρονα έχουν ήδη κάνει την απαραίτητη προετοιμασία αναφορικά με 
την κίνησή τους αυτή.

Ταυτόχρονα η ως άνω ρύθμιση είναι αναιτιολόγητη, ενώ εισάγει μία ξεκάθαρη διάκριση ανάμεσα σε όσους 
μετατίθενται εντός με όσους μετατίθενται εκτός Ελλάδος, που δεν θεμελιώνεται επί αντικειμενικών κριτηρίων, 
με αποτέλεσμα να εισάγει μια δυσμενή αντιμετώπιση έναντι αυτών που θέλουν να μετατεθούν στον εξωτερικό.

Θεωρώ ότι δεν είναι σαφές γιατί εισάγεται αυτή η διάκριση στην υπό κρίσιν διάταξη, δεν υπάρχει επαρκής 
ποιοτική θεμελίωση της διάκρισης αυτής, ενώ γίνεται αντιληπτό ότι ο διοικούμενος, ακόμη και αν προσφύγει 
δικαστικά κατά αυτής της διατάξεως εφόσον ψηφισθεί ως έχει θα απορριφθεί, επειδή δεν χωρεί διασταλτική 
ερμηνεία του νόμου και είναι κανονιστική η διάταξη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:46 
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Τροποποίηση του άρθρου 5 παρ. 1 περ. α’ (2) α’ του Ν.3883/2010, όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 15 του 
Ν.4361/2016 και το άρθρο 10 περ. 2 του Ν. 4609/2019.

Να αφαιρεθεί άμεσα το «παραθυράκι» «Η παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:37 

Πρέπει να προστατευθούν τα στελέχη ειδικής μεταθετικοτητας στην πράξη.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:38 

Άμεση προστασία των στελεχών ειδικής μεταθετικοτητας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:53 

Καλησπέρα σας, με όλο το σεβασμό προς το θεσμό θα ήθελα να θίξω ένα μειονέκτημα του νόμου 3883/2010 
όσον αφορά τις τοποθετήσεις-μεταθέσεις των στελεχών των ενόπλων δυνάμεων. Συγκεκριμένα θα αναφερθώ 
στο γεγονός πως δυστυχώς δεν υπάρχει μέριμνα για συνυπηρέτηση στελεχών των ενόπλων δυνάμεων με 
συγκεκριμένη κατηγορία δημοσίων υπαλλήλων. Τα μέλη ΔΕΠ (πανεπιστημιακοί καθηγητές), σύμφωνα και με 
τον τελευταίο νόμο 4957/2022, έχουν ουσιαστκά αμετάθετο. Τι γίνεται στην περίπτωση που ένα στέλεχος των 
ενόπλων δυνάμεων είναι παντρεμένο με ένα μέλος ΔΕΠ? Μήπως θα έπρεπε να υπάρχει κάποια νομοθετική 
ρύθμιση?

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:39 

Τροποποίηση του άρθρου 5 παρ. 1 περ. α’ (2) α’ του Ν.3883/2010, όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 15 του 
Ν.4361/2016 και το άρθρο 10 περ. 2 του Ν. 4609/2019.

Να αφαιρεθεί άμεσα το «παραθυράκι» «Η παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως».

 24 Δεκεμβρίου 2022, 13:46 

Το μεγαλύτερο πρόβλημα που αντιμετωπίζει η Ελλάδα είναι το Δημογραφικό https://g.co/kgs/jVkdp8, το 
μεγαλύτερο πρόβλημα που αντιμετωπίζουν τα τελευταία χρόνια οι Έλληνες είναι το οικονομικό, δώστε κίνητρα 
στους Έλληνες να τεκνοποιήσουν και στηρίξτε την Ελληνική οικογένεια. Το Άρθρο 21 του 
Συντάγματος https://www.hellenicparliament.gr/Vouli-ton-Ellinon/To-Politevma/Syntagma/article-21/ .Στελέ
χη με τρία παιδιά και πάνω δεν νοείται να μετατίθενται, στελέχη/ζευγάρια με 5 παιδιά και πάνω ο ένας δεν 
πρέπει να δουλεύει μέχρι την ενηλικίωση των παιδιών. Επιτέλους κάποια στιγμή να σφραγίσει κάποιος τα 
παράθυρα που όποιος μπορεί (απ τους με κ τους δε) τα χρησιμοποιεί.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:29 

Προτείνω την τροποποίηση του άρθρου 5 παρ. 1 περ. α’ (2) α’ του Ν.3883/2010, όπως τροποποιήθηκε με το 
άρθρο 15 του Ν.4361/2016 και το άρθρο 10 περ. 2 του Ν. 4609/2019 όπως παρακάτω:

α) Την οικογενειακή τους κατάσταση. Οι πολύτεκνοι, οι γονείς τριών (3) τέκνων ή γονείς ενός τουλάχιστον 
τέκνου με ανίατο ή δυσίατο νόσημα, γονείς μονογονεϊκών οικογενειών, καθώς και πάσχοντες από ανίατα ή 
δυσίατα νοσήματα μετατίθενται μόνο κατόπιν πρότερης σχετικής αναφοράς τους. Για τον προσδιορισμό του εν 
λόγω κριτηρίου, ως μέλη της οικογένειας θεωρούνται ο σύζυγος και τα άγαμα παιδιά ηλικίας μέχρι είκοσι (20) 
ετών ή μέχρι είκοσι πέντε (25) ετών εάν φοιτούν σε σχολές τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, της φοίτησης 
βεβαιούμενης με πιστοποιητικό της οικείας Σχολής, καθώς και τα ανίκανα για εργασία, λόγω αναπηρίας, 
άγαμα παιδιά ανεξάρτητα από ηλικία. Η ανικανότητα για εργασία πιστοποιείται από την Ανωτάτη κατά κλάδο 
Υγειονομική Επιτροπή, ύστερα από αίτηση του ενδιαφερομένου. Τα προαναφερόμενα στελέχη υπηρετούν, 
υποχρεωτικά, στον τόπο της προτίμησής τους, μετά από σχετική αναφορά τους.
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Η παραπάνω τροποποίηση προτείνεται για την προστασία των στελεχών ειδικής μεταθετικότητας και 
υλοποιείται με την άμεση κατάργηση της φράσης «Η παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως.»

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:57 

Δε νομίζω να είναι δύσκολο να προστατεύσετε τα στελέχη ειδικής μεταθετικοτητας εφαρμόζοντας όσα ο νόμος 
ορίζει χωρίς αστερίσκους και παραθυράκια.
Άμεση κατάργηση της φράσης «Η παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως».

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Πρέπει να καταργηθεί άμεσα η δυνατότητα να μεταθέτουν στελέχη ειδικής μεταθετικοτητας.
Εφαρμοστε το νόμο και μεριμνήστε για το προσωπικό. Μην το ταλαιπωρειτε χωρίς λόγο

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:15 

Πρέπει να καταργηθεί άμεσα η δυνατότητα να μεταθέτουν στελέχη ειδικής μεταθετικοτητας.

Εφαρμοστεί το νόμο και μεριμνήσετε για το προσωπικό. Μην το ταλαιπωρειτε χωρίς λόγο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:52 

Δεν γίνεται, δεν είναι σωστό, δίκαιο και πρέπον να υπάρχει παράθυρο σε τέτοια θέματα. Συνάδελφος φίλος με 
3 παιδιά (το τρίτο παιδί το έκανε με τη λογική ότι η Υπηρεσία θα τον βοηθήσει να τα μεγαλώσει και δεν θα τον 
μεταθέσει), μετατέθηκε στη Λήμνο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:23 

Συμφωνώ ότι πρέπει να υπαρξει τροποποίηση στο άρθρο 5 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε να καταργηθεί αμεσα το
«παραθυράκι» (Η παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως).

Λόγω του ανωτερου, οι αρμόδιοι χειριστές επί των μεταθέσεων μένουν ανεξέλεγκτοι, ειδικά στο ΣΞ, και με 
αυτή τη ανυπόστατη δικαιολογία «υπηρεσιακές ανάγκες» μεταθέτουν στελέχη ειδικής μεταθετικοτητας χωρίς 
να πρέπει, με αποτέλεσμα τα στελέχη να ταλαιπωρούνται πάρα πολύ, να τους δημιουργούνται τεραστια έξοδα, 
να μην μπορούν να βρουν το δίκιο τους και τελικά ο νόμος που υπάρχει για να τους προστατεύει να μην 
εφαρμόζεται διότι κάποιοι νομίζουν ότι είναι πάνω και εκτός του νόμου και κάνουν ότι θέλουν.

Πρέπει να καταργηθεί το ανωτέρω παραθυράκι για να εφαρμοστεί επιτέλους ο νόμος που προστατεύει τα 
στελέχη ειδικής μεταθετικοτητας. Σε διαφορετική περίπτωση καθίσταται κενό γράμμα ο νόμος.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.

576 

579



Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

Όχι στις μεταθέσεις τών στελεχών ειδικών καταστάσεων!!!!!!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:21 

Συμφωνώ απόλυτα με το σχόλιο ότι πρέπει να υπάρξει τροποποίηση στο άρθρο 5 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε 
να καταργηθεί αμεσα το «παραθυράκι» (Η παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως) που υπάρχει για να 
μετατίθενται όλες οι κατηγορίες στελεχών ειδικής μεταθετικοτητας, γιατί κάνει κενό γράμμα την προστασία 
που θέλει ο νομοθέτης στα στελέχη ειδικής μεταθετικοτητας.

Χρησιμοποιώντας η Υπηρεσια το «υπηρεσιακές ανάγκες» μεταθέτει στελεχη ειδικής μεταθετικοτητας χωρίς να 
πρέπει, με αποτέλεσμα να υφίσταται τα στελέχη τρομερή ταλαιπωρία, έξοδα, ψυχολογική και οικογενειακή 
πίεση, με ότι αυτό συνεπάγεται με τα οποια προβλήματα και ιδιαιτερότητες εχουν λόγω της υπαγωγής τους σε 
ειδική μεταθετικοτητα, με αποτέλεσμα ναι μεν ο νόμος να υπάρχει αλλά σε πολλές περιπτώσεις να μην 
εφαρμόζεται, μη μπορώντας τελικά τα στελέχη να βρουν το δίκιο τους, πάρα μόνο προσφευγοντας στη 
δικαιοσύνη, με ότι αυτό συνεπαγεται.

Για να σταματήσει όλη αυτή η στρέβλωση και η ταλαιπωρία των στελεχών, θα πρέπει να καταργηθεί αμεσα το 
«παραθυράκι» (Η παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:58 

Θα πρέπει να υπάρξει τροποποίηση στο άρθρο 5 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε να καταργηθεί αμεσα το 
«παραθυράκι» (Η παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως) που υπάρχει για να μετατίθενται όλες οι κατηγορίες 
στελεχών ειδικής μεταθετικοτητας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 

ΕΝΑ ΜΕΓΑΛΟ ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠ.ΟΠ. ΔΕΝ ΕΚΑΝΕ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ ΚΑΘΟΤΙ ΔΙΕΜΕΝΕ ΜΕ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΣΤΗΝ 
ΠΑΡΑΜΕΘΟΡΙΟ ΧΩΡΙΣ ΑΥΤΗ ΝΑ ΑΠΟΤΕΛΕΙ ΤΟΠΟ ΕΠΙΘΥΜΙΑΣ Η’ ΣΥΜΦΕΡΩΝΤΩΝ. ΠΡΕΠΕΙ ΑΜΕΣΑ ΝΑ ΘΕΣΠΙΣΤΕΙ 
ΕΠΙΠΛΕΟΝ ΜΟΡΙΟΔΟΤΗΣΗ ΓΙΑ ΟΣΑ ΣΤΕΛΕΧΗ ΕΧΟΥΝ ΣΥΜΠΛΗΡΩΣΕΙ ΤΟ 30 ΕΤΟΣ ΤΗΣ ΗΛΙΚΙΑΣ ΤΩΝ (ΜΕ 
ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ) ΚΑΙ ΕΙΝΑΙ ΑΝΥΜΦΕΥΤΑ ΚΑΙ ΕΠΙΠΕΛΟΝ ΝΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΗΘΕΙ Η ΜΕΤΑΘΕΣΗ ΤΟΥΣ ΣΕ ΜΕΓΑΛΑ 
ΑΣΤΙΚΑ ΚΕΝΤΡΑ ΓΙΑ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ 5ΕΤΙΑ, ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΩΣ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ/ΚΑΘΗΚΟΝΤΩΝ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:59

Όχι στις μεταθέσεις τών στελεχών ειδικών καταστάσεων!!!!!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:44 
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Θα πρέπει να υπάρξει τροποποίηση των ισχύοντων, δίνοντας την δυνατότητα σε στελέχη που έχουν 
συμπληρώσει 30 έτη πραγματικής υπηρεσίας να μετατίθενται στον τόπο συμφερόντων τους (πλην 
επιθυμούντων για μετάθεση σε θέσεις ευθύνης). Η υλοποίηση της παραπάνω πρότασης θα θα αποφέρει 
σημαντικά οφέλη για την Υπηρεσία (π.χ οικονομικά, αξιοποίηση εμπειρίας κ.α) και θα επιφέρει στα στελέχη 
αίσθημα αναγνώρισης των επί 30 έτη προσφερόμενων υπηρεσιών τους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 

Θα πρέπει να υπάρξει τροποποίηση της τελευταίας υπουργικής, περί μεταθεσεων, δίνοντας την δυνατότητα σε 
στελέχη που έχουν τέκνα που θα φοιτήσουν στην Β Λυκείου να μετακινούνται μόνο κατόπιν επιθυμίας τους (σε 
όλους τους βαθμούς)

Άρθρο 51

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:55 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:24 

Προτείνεται η διατήρηση του χρόνου των Τξχών σε 2 έτη κια όχι 4, γιατί αυξάνεται πολύ το ηλικιακό όριο και 
πιέζονται οι επετηρίδες. Δεν προσφέρει τίποτα η αύξηση των ορίων όλων των ανώτατων βαθμών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:28 

Η αύξηση του χρόνου παραμονής στο βαθμό του Ταξίαρχου και αντιστοίχων από 2 σε 4 χρόνια, δεν προσφέρει 
τίποτα παραπάνω παρά να αυξάνει τον ήδη μεγάλο ηλικιακό μέσο όρο του στρατεύματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:25 

Εκτιμώ ο ν.3883/2010 χρήζει περισσότερων τροποποιήσεων από αυτές που προτείνονται στο παρόν σχέδιο. 
Ειδικότερα το Άρθρο 28 «Χρόνος διοίκησης και ειδικής υπηρεσίας», όσον αφορά το ΣΞ, δεν καλύπτει 
συγκεκριμένες περιπτώσεις για τις οποίες ασκείται διοίκηση νευραλγικών τμημάτων χωρίς όμως να 
υπολογίζεται στον αντίστοιχο χρόνο διοικήσεως με αποτέλεσμα να δημιουργούνται προβλήματα τόσο στα ίδια 
τα στελέχη αλλά και στο ΓΕΣ για την εκπλήρωση των προβλεπόμενων χρόνων διοικήσεως που αποτελούν 
βασικό κριτήριο προαγωγής. Αυτό ισχύει ιδιαίτερα για ειδικές περιπτώσεις όπως δκτές ομάδων, δριων, λόχων 
(οργανικών Μονάδων) και γενικότερα μάχιμων τμημάτων στα οποία βάση των αντίστοιχων ΠΟΥ προβλέπεται η 
τοποθέτηση αξκού βαθμού μεγαλύτερου του συνηθισμένου που ισχύει στην πλειοψηφία των Μονάδων του ΣΞ, 
όπως π.χ. ομαδάρχης Ειδικής Ομάδας Ειδικών Επιχειρήσεων, Δκτης Λόχου Ε/Π.
Επίσης προτείνεται για συγκεκριμένες «μάχιμες» δκσεις (Συγκροτήματα όπλων) που βάση ΠΟΥ προβλέπεται η 
τοποθέτηση δκτη επιπέδου Σχη και υπδκτή Ανχη, οι θέσεις των υπδκτών να προσμετρούνται ως χρόνος 
διοικήσεως.
Τέλος πιστεύω ότι όσον αφορά τους χρόνους διοικήσεων στελεχών της ΑΣ θα πρέπει να γίνει ιδιαίτερη μνεία 
στον ν.3883/2010 και να εναρμονίζεται περισσότερο με τις αντίστοιχες παραγράφους της ΠΑ παρά του ΣΞ. Σε 
διαφορετική περίπτωση αν δεν υλοποιηθεί αυτό εκτιμώ ότι το ΓΕΣ δεν θα μπορέσει στο μέλλον να ανταποκριθεί
στις απαιτήσεις του ισχύοντος νόμου.

Άρθρο 52
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:56 

Να καταργηθεί ή έστω να περιοριστεί ο αριθμός των ΕΟΘ, γιατί η προσφορά τους αγγίζει το μηδέν. Αντί αυτού,
να αυξηθεί ο αριθμός των εισακτέων σε ΑΣΕΙ-ΑΣΣΥ-ΕΠΟΠ. Επίσης, ποτέ δεν κοινοποιούνται από τα Επιτελεία 
ποιές είναι οι «κενές θέσεις ΕΟΘ», δηλαδή σε ποιές θέσεις σε ΠΟΥ θα υπηρετούν, καθώς δημιουργείται 
πρόβλημα με τα λοιπά στελέχη σε θέσεις προϊσταμένων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 04:44 

Η πυραμίδα στις ΕΔ έχει αναστραφεί τελείως. Υφίσταται μεγάλος αριθμός Αξιωματικών στους βαθμούς 
Αντισυνταγματάρχη και Συνταγματάρχη (και αντιστοίχων σε ΠΑ, ΠΝ) και ελάχιστοι κατώτεροι Αξιωματικοί. Το 
ίδιο συμβαίνει και με τους Υπαξιωματικούς. Για να μαζευτεί η κατάσταση πρέπει να μην υπάρχουν επιπλέον και
μεγάλος αριθμός ΕΟΘ. Οι ΕΔ χρειάζονται ηλικιακή ανανέωση. Επιπλέον η μισθολογική δαπάνη για τους ΕΟΘ 
είναι τεράστια και θα μπορούσε κάλλιστα να χρησιμοποιηθεί για να καλύψει την αύξηση αριθμού εισακτέων σε 
ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 

Ολοι οσοι αξιωματικοί κρίνονται ως «ευδοκίμως τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους» σύμφωνα με την περ. β΄
της παρ. 7 του άρθρου 25

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

ΠΟΣΟ ΡΑΤΣΙΣΜΟΣ ΑΚΟΜΑ ΚΑΙ ΠΟΣΟ ΤΙΜΩΡΙΑ ΘΑ ΥΠΟΣΤΟΥΜΕ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΚΗ ΚΥΒΕΡΝΙΣΗ 
ΣΤΟ ΕΤΟΣ 2022.ΤΙΜΩΡΙΑ ΓΙΑΤΙ ΑΡΡΩΣΤΗΣΕΣ ΑΠΟ ΥΠΑΙΤΙΟΤΑ
ΤΗΣ ΠΑΤΡΙΔΑΣ…ΑΣΧΕΤΑ ΑΝ ΚΑΙ ΥΠΗΡΕΤΗΣΕΣ ΣΕ ΜΑΧΙΜΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΜΙΑ 10 ΕΤΗ
ΚΑΙ ΑΠΛΑ ΔΕΝ ΕΙΧΕΣ ΚΑΠΟΙΟΝ ΝΑ ΣΕ ΒΟΗΘΗΣΕΙ ΝΑ ΜΕΤΑΤΕΘΕΙΣ ΣΕ ΜΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ
ΔΕΥΤΕΡΗΣ ΓΡΑΜΜΗΣ..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:22 

Ξαναδέστε το θέμα των ΕΟΘ. Είναι κοινό μυστικό ότι δεν προσφέρουν σχεδόν τίποτε. Δείτε το σαν μια ευκαιρία
ηλικιακής αναζωογόνησης των ΕΔ. ΕΟΘ μέχρι την συμπλήρωση 35ετίας ναι… ΕΟΘ σε ιατρικές, νομικές 
ειδικότητες επίσης ναι…Για τους υπόλοιπους περιορίστε το σύνολο τους σε μερικές δεκάδες.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:28 

Ποιος ο λόγος να υφίστανται εν έτη 2022 ΕΟΘ οι οποίοι έχουν συμπληρώσει 35 συναπτά έτη υπηρεσίας και δεν 
έχουν να προσφέρουν τίποτα παραπάνω στην υπηρεσία.
Ειδικά όταν τα κριτήρια είναι καθαρά πολιτικά και όχι αξιοκρατικά.
πάρτε νέους είτε σχολής είτε ΕΠΟΠ. Είναι απαίτηση της πλειονότητας των Ε.Δ.

Άρθρο 53

 29 Δεκεμβρίου 2022, 21:28 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 21:22 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν, λύνοντας τους προβλήματα 
ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε να εύχονται να 
συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 21:08 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 21:03 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 21:56 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 21:25

Αξιότιμε κ. Υπουργέ

Φανείτε Δικαιος , η Τάξη ’96 πρέπει να είναι μέρος του νομοσχεδίου , δεν μας διαχωρίζει κατι απο τους 
προηγούμενους

 29 Δεκεμβρίου 2022, 21:10 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:50 
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια το Άρθρο 53 και την ρύθμιση που προκύπτει για τους Απόφοιτους 
Τάξεων 93,94,95.
Επιτρέψτε όμως να εκφράσω τις αντιρρήσεις μου και τις απορίες μου. Για ποιο λόγο δεν συμπεριλαμβάνονται 
στην ρύθμιση και οι Τάξεις 1996 και 1997 ;;;
Όλες αυτές οι Σειρές 1991 εως και 1995 έχουν μπει με την ίδια εγκύκλιο που καθορίζει τα πάντα. Τα πάντα 
όμως. Εξέλιξη, προοπτικές, βαθμούς, αποστρατεία κτλ.
Καταλαβαίνω ότι έπαιξε πολύ μεγάλο ρόλο η προσφυγή για την δικαίωση αυτή (των Τάξεων 91-92-93) αλλά 
είναι αυτό δικαιολογία να μην συμπεριληφθούν αυτόματα και οι επόμενες 2 σειρές ;;;
Και τι έγινε τώρα που έγινε και άλλη, νέα προσφυγή ;;; Είναι δυνατόν αυτός ο δρομος, να είναι η ορθή τακτική
για να βρεθεί το δίκιο, το ηθικό, το ισότιμο;

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, δώστε την λύση που πρέπει και όχι την λύση που εξυπηρετεί την δεδομένη στιγμή. Δεν
είναι δυνατόν, νόμος του 2010 να επηρεάζει σε τέτοιο εξωπραγματικό βαθμό εισαχθέντες του 1994 και 1995.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε δίκαιη, ηθική, ισότιμη λύση για όλους τους εισαχθέντες 1991 έως και 1995 που 
έχουν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ προχωρήστε χωρίς δεύτερη σκέψη στην ψήφιση του άρθρου 53, έστω και αν σε αυτό 
δεν υπάρχει η παραμικρή αλλαγή για τις σειρές 94-95.

Διατηρώ όμως την ελπίδα μου ότι όταν έρθει το Νομοσχέδιο προς ψήφιση, θα το έχετε αλλάξει. Η επόμενη 
νομοθετική ρύθμιση μπορεί να είναι σε δέκα χρόνια. Όλα θα έχουν τελειώσει τότε.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε στην διαβούλευση, το νόημα που της αξίζει και προχωρήστε σε δίκαιες, 
ισότιμες, ηθικές αλλαγές.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ & Κύριοι, Κυρίες Βουλευτές μην αφήσετε εκκρεμότητες για το «μέλλον» όπως άλλοι, 
δημιουργώντας μείζον θέμα που θα έχει άμεσα πολλαπλές επιπτώσεις ακόμα και στις οικογένειες των 
Αξιωματικών, ακόμα και στα παιδιά τους.

ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΕΧΟΥΜΕ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ.
ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΚΑΙ ΜΟΝΟ. ΔΙΚΑΙΩΣΤΕ ΜΑΣ.
Καλή Πρωτοχρονιά.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

Συγχαρητήρια γιατι επιτέλους βρέθηκε ένας υπουργός με το επιτελείο του που ενέσκηψε στο πρόβλημα που 
ταλανίζει τις σειρές μας…
Σας ευχαριστώ θερμά για αυτή σας την κίνηση…!!!
Καλές γιορτές και ευτυχισμένο το νέο έτος…!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:08 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια το Άρθρο 53 και την ρύθμιση που προκύπτει για τους Απόφοιτους 
Τάξεων 93,94,95.
Επιτρέψτε όμως να εκφράσω τις αντιρρήσεις μου και τις απορίες μου. Για ποιο λόγο δεν συμπεριλαμβάνονται 
στην ρύθμιση και οι Τάξεις 1996 και 1997 ;;;
Όλες αυτές οι Σειρές 1991 εως και 1995 έχουν μπει με την ίδια εγκύκλιο που καθορίζει τα πάντα. Τα πάντα 
όμως. Εξέλιξη, προοπτικές, βαθμούς, αποστρατεία κτλ.
Καταλαβαίνω ότι έπαιξε πολύ μεγάλο ρόλο η προσφυγή για την δικαίωση αυτή (των Τάξεων 91-92-93) αλλά 
είναι αυτό δικαιολογία να μην συμπεριληφθούν αυτόματα και οι επόμενες 2 σειρές ;;;
Και τι έγινε τώρα που έγινε και άλλη, νέα προσφυγή ;;; Είναι δυνατόν αυτός ο δρομος, να είναι η ορθή τακτική
για να βρεθεί το δίκιο, το ηθικό, το ισότιμο;

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, δώστε την λύση που πρέπει και όχι την λύση που εξυπηρετεί την δεδομένη στιγμή. Δεν
είναι δυνατόν, νόμος του 2010 να επηρεάζει σε τέτοιο εξωπραγματικό βαθμό εισαχθέντες του 1994 και 1995. 
Δεν είναι δυνατόν, Αξιωματικοί των ΕΔ να προσφεύγουν σε δικηγορικά γραφεία για την δικαίωση τους.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε δίκαιη, ηθική, ισότιμη λύση για όλους τους εισαχθέντες 1991 έως και 1995 που 
έχουν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ προχωρήστε χωρίς δεύτερη σκέψη στην ψήφιση του άρθρου 53, έστω και αν σε αυτό 
δεν υπάρχει η παραμικρή αλλαγή για τις σειρές 94-95.

Διατηρώ όμως την ελπίδα μου ότι όταν έρθει το Νομοσχέδιο προς ψήφιση, θα το έχετε αλλάξει. Η επόμενη 
νομοθετική ρύθμιση μπορεί να είναι σε δέκα χρόνια. Όλα θα έχουν τελειώσει τότε.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε στην διαβούλευση, το νόημα που της αξίζει και προχωρήστε σε δίκαιες, 
ισότιμες, ηθικές αλλαγές.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ & Κύριοι, Κυρίες Βουλευτές μην αφήσετε εκκρεμότητες για το «μέλλον» όπως άλλοι, 
δημιουργώντας μείζον θέμα που θα έχει άμεσα πολλαπλές επιπτώσεις ακόμα και στις οικογένειες των 
Αξιωματικών, ακόμα και στα παιδιά τους.

ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΕΧΟΥΜΕ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ.
ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΚΑΙ ΜΟΝΟ. ΔΙΚΑΙΩΣΤΕ ΜΑΣ.
Καλή Πρωτοχρονιά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:50 
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 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
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ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:25 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:33 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:50 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:25 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:20 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:13 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
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Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:28

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 
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Πόσο λυπηρό είναι να βλέπει κανείς αναρτήσεις από παπαγαλάκια της αντιπολίτευσης που ευεργετήθηκαν στο 
παρελθόν για το ίδιο θέμα να γράφουν σήμερα αρνητικά σχόλια για αυτό το νομοσχέδιο μόνο και μόνο για να 
δώσουν ένα πάτημα στο κόμμα τους για να έρθει αύριο και να κατακεραυνώνει την κυβέρνηση ότι αδιαφορεί 
για τους ένστολους…
Κρίμα…!!!
Λυπάμαι αν δεν τους βολεύει αλλά τις στρεβλώσεις του παρελθόντος έρχεται η σημερινή κυβέρνηση να τις 
διορθώσει όπως πρέπει…!!!
Συγχαρητήρια και πάλι στον υπουργό και το επιτελείο του.
Για ακόμη μια φορά με αυτό το νομοσχέδιο αποδεικνύει ότι αυτή η κυβέρνηση ενδιαφέρεται έμπρακτα και για 
το προσωπικό της…!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:08 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:36 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:20 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ ’91-’92-’93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο το οποίο σαφώς 
αναλύεται στην συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Δεν διορθώνεται μια αδικία με μια άλλη. Δικαίως έγινε ρύθμιση με το άρθρο 53 για τη σταδιοδρομία 
αποκατάσταση αλλα φυσικά δεν έπρεπε να γίνει μόνο για τρεις σειρές αλλά να ενταχθούν σε αυτό και οι σειρές
ΑΣΣΥ με κατάταξη μετά το έτος 1994. Δε είναι δίκαιο να υπάρχουν αξιωματικοί με ένα και δύο έτη διάφορα 
κατάταξης να φτάνουν σε σημείο στη διάρκεια της σταδιοδρομίας τους να έχουν βαθμολογικό χάσμα μεταξύ 
τους 6 και 7 ετών! Καλείται οπότε ο κ. Υπουργός και το επιτελείο του όπως εργαστούν καλή τη πίστη προς την 
εξάλειψη αυτής της αδικιας

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:36 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:14 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.
Σας ευχαριστούμε!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:54 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
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κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:44 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
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— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 

Θα πρέπει να λέει με αναδρομική ισχύ ως προς τις προαγωγές και με πλήρη χρόνο δκσεως στους βαθμούς 
λόχαγου και ταγματάρχη από κτίσεως μέχρι εκδόσεως του φεκ χωρίς να γεννάται αναδρομική οικονομική 
αξίωση ….διοτι θα υπάρξουν μέσα στο 2023 τουλάχιστον 1300 τχες και δεν νομίζω να υπάρχουν τόσες πολλές 
κενές οργανικές θέσεις για χρόνο δκσεως άσε που 1 χρόνο δκσεως ήθελε στον βαθμό του τχη όταν με το ν 
3883/10 προάγεται στο 34 έτος καθότι δεν χρειάζεται χρόνος διοίκησης αποτο 35 έτος τώρα που θα αποκτηθεί 
στα 30 έτη θα χρειαστεί τρία έτη σύμφωνα με ν 3883/10 και ΠΑγια ΔΓΗ για σύνολο Τχη καιΑνχη…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Θα πρέπει να λέει με αναδρομική ισχύ ως προς τις προαγωγές και με πλήρη χρόνο δκσεως στους βαθμούς 
λόχαγου και ταγματάρχη από κτίσεως μέχρι εκδόσεως του φεκ χωρίς να γεννάται αναδρομική οικονομική 
αξίωση ….διοτι θα υπάρξουν μέσα στο 2023 τουλάχιστον 1300 τχες συνολικά και δεν νομίζω να υπάρχουν τόσες
πολλές κενές οργανικές θέσεις για χρόνο δκσεως άσε που 1 χρόνο δκσεως ήθελε στον βαθμό του τχη όταν με 
το ν 3883/10 προάγεται στο 34 έτος καθότι δεν χρειάζεται χρόνος διοίκησης αποτο 35 έτος τώρα που θα 
αποκτηθεί στα 30 έτη θα χρειαστεί τρία έτη σύμφωνα με ν 3883/10 και ΠΑγια ΔΓΗ για σύνολο Τχη καιΑνχη…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:13 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
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και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από την ηγεσία, λύνοντας 
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε να εύχονται να 
συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

» Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:00 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
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Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:48

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:43 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 
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 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:14 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ…!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
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(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 

Είναι γελοίο να προσπαθούν κάποιοι να ακυρώσουν μια διάταξη ευεργετική για συναδέλφους. Ντροπή. Αλλά 
ως συνήθως δεν κοιτάμε το γενικό καλό αλλά το συντεχνιακό.
Επιτέλους δικαίωση μετά από 3,5 χρόνια αγώνα ιδίως για την τάξη ’93. Για τις υπόλοιπες τάξεις ΑΣΣΥ , 
συνεχίστε τον δικό σας αγώνα , εκτός σχολίων. Απλά γελοιοποιήστε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:29 

1. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, τους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη, οι 
Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) σύμφωνα με το κατατεθέν 
νομοσχέδιο σε Λοχαγό χωρίς καμία επίπτωση και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – 
Δημόσιο Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
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νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνα
Σας παρακαλούμε να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:25 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:18 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:14

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:43

Πρώτα από όλους θα ήθελα να ευχαριστήσω τους αγαπητούς συναδέλφους και των τριών κλάδων που τόσο 
καιρό έδωσαν αγώνα προωθώντας με σοβαρότητα προς την Πολιτική και Στρατιωτική ηγεσία το δίκαιο αίτημα 
μας .
Στην συνέχεια να ευχαριστήσω την Πολιτική και Στρατιωτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ και ιδιαιτέρως το κύριο 
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Υπουργό που για μια ακόμη φορά απέδειξαν ότι όταν τα αιτήματα είναι δίκαια ικανοποιούνται.
Στους συναδελφους νεότερων τάξεων να τους συμβουλέψω να παραδειγματιστούν από αυτούς που έδωσαν τον
συγκεκριμένο αγώνα αφήνοντας στην άκρη όλα τα πικρόχολα σχόλια. Ελπίζω ότι παίρνοντας ως πυξίδα και 
όπλο στην φαρέτρα του ότι έχει συμβει μέχρι τωρα να επικοινωνήσουν με αξιοπρέπεια προς τους ανώτερους 
τους τα προβλήματα τους και σύντομα να έχουν θετική εξέλιξη.
Οι στρεβλώσεις του παρελθόντος είναι θετικό να διορθώνονται και η σημερινή ηγεσία του ΥΠΕΘΑ το απέδειξε 
με τον καλύτερο τρόπο !!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Την ύστατη στιγμή διορθώστε το άρθρο 53 !!!
Ξέρετε ΟΛΟΙ πιο είναι το σωστό, το ηθικό, το δίκαιο !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας, υπάρχει χρόνος να το πράξετε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:01 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:50 
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στο πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995. Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, 
δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά 
αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του Ν.3883/2010. Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να 
πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε να συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 
1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών 
υπαξιωματικών ετών 1993, 1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α) Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχουν τουλάχιστον τέσσερα (4)
έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β) Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ) Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου.
Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των καταστάσεων που 
δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.

Την ύστατη στιγμή διορθώστε το άρθρο 53 !!!
Ξέρετε ΟΛΟΙ πιο είναι το σωστό, το ηθικό, ο δίκαιο !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:29 

Καλησπέρα σας, θα ήθελα να διαβάσετε τις παρακάτω απόψεις που αφορούν τους αξιωματικούς που ανήκουν 
στις Ειδικές Καταστάσεις και να άρετε τις οποιεσδήποτε τυχόν ανισότητες προκύπτουν από τις ισχύουσες 
σχετικές διατάξεις, οι οποίες συνοψίζονται στα κάτωθι:
1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά.
4. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
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ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Συνοψίζοντας, όπως αντιλαμβάνεστε υπάρχει σαφής και κατάφωρη ανισότητα στους συγκεκριμένους 
Αξ/κους προερχόμενους από ΑΣΣΥ. Το Κράτος Δίκαιου και Πρόνοιας πρέπει να εξασφαλίζει την ίση μεταχείριση
των πολιτών που μοναδικό τους σφάλμα ήταν η ασθένεια τους ή το τραύμα τους, κάτι που πολλές φορές δεν 
οφείλεται σε αυτούς ή δεν δύναται να αποφευχθεί . Γεγονός που δεν θα πρέπει να συντελείτε εις βάρος του 
άνιση βαθμολογική και οικονομική μεταχείριση. Σε καμία άλλη κατηγορία προελεύσεως στρατιωτικού 
προσωπικού ή των Σωμάτων Ασφαλείας ή Υπηρεσία του Δημοσίου δεν υπάρχει αυτή η άδικη άνιση και 
ρατσιστική μεταχείριση. Ο νομός λειτουργεί τιμωρητικά προς αυτούς, οι οποίοι αισθάνονται μειονεκτικά 
απέναντι στους υπόλοιπους συναδέρφους τους, και δεν βοηθά στην εξύψωση του ηθικού τους , αντιθέτως το 
καταρρακώνει. Η αποκατάσταση αυτής της αδικίας θα βοηθήσει και θα αποτελέσει κίνητρο αποδοτικότητας για
την ευαίσθητη αυτή κατηγορία Αξιωματικών.
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «άνιση» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:51 

Πρώτα από όλους θα ήθελα να ευχαριστήσω τους αγαπητούς συναδέλφους και των τριών κλάδων που τόσο 
καιρό έδωσαν αγώνα προωθώντας με σοβαρότητα προς την Πολιτική και Στρατιωτική ηγεσία το δίκαιο αίτημα 
μας .
Στην συνέχεια να ευχαριστήσω την Πολιτική και Στρατιωτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ και ιδιαιτέρως το κύριο 
Υπουργό που για μια ακόμη φορά απέδειξαν ότι όταν τα αιτήματα είναι δίκαια ικανοποιούνται.
Στους συναδελφους νεότερων τάξεων να τους συμβουλέψω να παραδειγματιστούν από αυτούς που έδωσαν τον
συγκεκριμένο αγώνα αφήνοντας στην άκρη όλα τα πικρόχολα σχόλια. Ελπίζω ότι παίρνοντας ως πυξίδα και 
όπλο στην φαρέτρα του ότι έχει συμβει μέχρι τωρα να επικοινωνήσουν με αξιοπρέπεια προς τους ανώτερους 
τους τα προβλήματα τους και σύντομα να έχουν θετική εξέλιξη.
Οι στρεβλώσεις του παρελθόντος είναι θετικό να διορθώνονται και η σημερινή ηγεσία του ΥΠΕΘΑ το απέδειξε 
με τον καλύτερο τρόπο !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:20 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων

1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.

2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.

3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.

4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
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5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.

7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:

α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.

β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.

γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».

δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:29 

Καλησπέρα σας,
ένα πολύ σοβαρό θέμα που δεν έχει συμπεριληφθεί στο νέο νομοσχέδιο είναι οι Αξιωματικοί Ειδικής 
Κατάστασης προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και συγκεκριμένα όσον αφορά την περίπτωση (ε) του 
άρθρου 23 του Ν.3883/2010, η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη της συγκεκριμένης 
κατηγορίαςΑξιωματικών.
Σύμφωνα με τους ν.3865/2010 και ν.4387/2016 «Νέο Ασφαλιστικό για τους Στρατιωτικούς», όσοι θεμελιώνουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 1-1-2015 και μετά, θα συνταξιοδοτούνται με τη συμπλήρωση είτε του 60ού έτους 
της ηλικίας τους είτε 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας 
Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα 
καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα 
υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα 
περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με 
τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται 
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ανωτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
Επιπλέον με τον ν.4472/2017 «Νέο Μισθολόγιο των Ενόπλων Δυνάμεων», τα στελέχη των Ε.Δ. αμείβονται 
πλέον με τον διοικητικό βαθμό που φέρουν και όχι με τον μισθολογικό βαθμό που ίσχυε μέχρι την 31-12-2016, 
με αποτέλεσμα οι διαφορές στις απολαβές των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων εκ ΑΣΣΥ με τους υπολοίπους
Αξιωματικούς εκ ΑΣΣΥ, να είναι μεγάλη, αφού από τα 32 χρόνια υπηρεσίας και μέχρι τα 40 έτη, δεν θα έχουν 
καμία αύξηση στο μισθό τους μέχρι την αποστρατεία τους. Γεγονός που επηρεάζει άμεσα και συνεπακόλουθα 
τον υπολογισμό της σύνταξης, εφάπαξ, μερίσματα και βοηθήματα.
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
Συνεπώς, προτείνεται να παραλειφθεί η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010, όπως και όλες οι 
προγενέστερες περιπτώσεις βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικής Κατάστασης λόγω προβλημάτων 
υγείας, προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και να ισχύσει ότι ισχύει για τους υπόλοιπους 
Αξιωματικούς.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:29 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91,92,93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
αναλύεται στην αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου. Αποτελεί δικαίωση των προσπαθειών που 
κατέβαλαν οι ανωτέρω σειρές ΑΣΣΥ 91,92,93 τα τρία (3) τελευταία έτη και ανοίγει τον δρόμο στις επόμενες 
σειρές ΑΣΣΥ , να διεκδικήσουν και αυτές το δίκιο τους.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:

α. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.

β. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.

γ. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.

602 

605



https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis

Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):

α. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.

β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».

γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

δ. Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

ε. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:

«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
στ. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:01 

Τα χιλιάδες σχόλια επί του άρθρου 53 σε αυτή τη διαβούλευση για το σχεδίου νόμου «Μέριμνα υπέρ του 
προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της 
Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» υποδεικνύουν ότι απαιτείται επιπλέον προσπάθεια για να γίνουν σεβαστές 
οι θεμελιώδεις αρχές του διοικητικού δικαίου.
Η αδικαιολόγητη εξαίρεση των καταταγέντων τα έτη 1994 και 1995 τους οποίους διέπει η ίδια εγκύκλιος 
εισαγωγής στις ΑΣΣΥ με τους καταταγέντες τα έτη 1991-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

1. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, τους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη, οι 
Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) σύμφωνα με το κατατεθέν 
νομοσχέδιο σε Λοχαγό χωρίς καμία επίπτωση και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – 
Δημόσιο Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνα
Σας παρακαλούμε να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:39

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
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αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).

Διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη εξαίρεση των δύο
τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη διατύπωση, η πρόθεση 
θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, αφού δημιουργούνται 
στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ με απολύτως όμοια 
κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των τεσσάρων ετών, αφού 
θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό 
και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.

Σας προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

» Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:14 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:14 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:52 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
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στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:50 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:36 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Καλησπέρα σας, θα ήθελα να διαβάσετε τις παρακάτω απόψεις που αφορούν τους αξιωματικούς που ανήκουν 
στις Ειδικές Καταστάσεις και να άρετε τις οποιεσδήποτε τυχόν ανισότητες προκύπτουν από τις ισχύουσες 
σχετικές διατάξεις, οι οποίες συνοψίζονται στα κάτωθι:
1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά.
4. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
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τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Συνοψίζοντας, όπως αντιλαμβάνεστε υπάρχει σαφής και κατάφωρη ανισότητα στους συγκεκριμένους 
Αξ/κους προερχόμενους από ΑΣΣΥ. Το Κράτος Δίκαιου και Πρόνοιας πρέπει να εξασφαλίζει την ίση μεταχείριση
των πολιτών που μοναδικό τους σφάλμα ήταν η ασθένεια τους ή το τραύμα τους, κάτι που πολλές φορές δεν 
οφείλεται σε αυτούς ή δεν δύναται να αποφευχθεί . Γεγονός που δεν θα πρέπει να συντελείτε εις βάρος του 
άνιση βαθμολογική και οικονομική μεταχείριση. Σε καμία άλλη κατηγορία προελεύσεως στρατιωτικού 
προσωπικού ή των Σωμάτων Ασφαλείας ή Υπηρεσία του Δημοσίου δεν υπάρχει αυτή η άδικη άνιση και 
ρατσιστική μεταχείριση. Ο νομός λειτουργεί τιμωρητικά προς αυτούς, οι οποίοι αισθάνονται μειονεκτικά 
απέναντι στους υπόλοιπους συναδέρφους τους, και δεν βοηθά στην εξύψωση του ηθικού τους , αντιθέτως το 
καταρρακώνει. Η αποκατάσταση αυτής της αδικίας θα βοηθήσει και θα αποτελέσει κίνητρο αποδοτικότητας για
την ευαίσθητη αυτή κατηγορία Αξιωματικών.
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «άνιση» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:36 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:33 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:

«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
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«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στο πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995. Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, 
δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά 
αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του Ν.3883/2010. Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να 
πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε να συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 
1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών 
υπαξιωματικών ετών 1993, 1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α) Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχουν τουλάχιστον τέσσερα (4)
έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β) Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ) Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου.
Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των καταστάσεων που 
δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:35 
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

Καλησπέρα σας,
ένα πολύ σοβαρό θέμα που δεν έχει συμπεριληφθεί στο νέο νομοσχέδιο είναι οι Αξιωματικοί Ειδικής 
Κατάστασης προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και συγκεκριμένα όσον αφορά την περίπτωση (ε) του 
άρθρου 23 του Ν.3883/2010, η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη της συγκεκριμένης 
κατηγορίαςΑξιωματικών.
Σύμφωνα με τους ν.3865/2010 και ν.4387/2016 «Νέο Ασφαλιστικό για τους Στρατιωτικούς», όσοι θεμελιώνουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 1-1-2015 και μετά, θα συνταξιοδοτούνται με τη συμπλήρωση είτε του 60ού έτους 
της ηλικίας τους είτε 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας 
Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα 
καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα 
υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα 
περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με 
τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται 
ανωτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
Επιπλέον με τον ν.4472/2017 «Νέο Μισθολόγιο των Ενόπλων Δυνάμεων», τα στελέχη των Ε.Δ. αμείβονται 
πλέον με τον διοικητικό βαθμό που φέρουν και όχι με τον μισθολογικό βαθμό που ίσχυε μέχρι την 31-12-2016, 
με αποτέλεσμα οι διαφορές στις απολαβές των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων εκ ΑΣΣΥ με τους υπολοίπους
Αξιωματικούς εκ ΑΣΣΥ, να είναι μεγάλη, αφού από τα 32 χρόνια υπηρεσίας και μέχρι τα 40 έτη, δεν θα έχουν 
καμία αύξηση στο μισθό τους μέχρι την αποστρατεία τους. Γεγονός που επηρεάζει άμεσα και συνεπακόλουθα 
τον υπολογισμό της σύνταξης, εφάπαξ, μερίσματα και βοηθήματα.
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
Συνεπώς, προτείνεται να παραλειφθεί η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010, όπως και όλες οι 
προγενέστερες περιπτώσεις βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικής Κατάστασης λόγω προβλημάτων 
υγείας, προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και να ισχύσει ότι ισχύει για τους υπόλοιπους 
Αξιωματικούς.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:14 

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91,92,93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
αναλύεται στην αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου. Αποτελεί δικαίωση των προσπαθειών που 
κατέβαλαν οι ανωτέρω σειρές ΑΣΣΥ 91,92,93 τα τρία (3) τελευταία έτη και ανοίγει τον δρόμο στις επόμενες 
σειρές ΑΣΣΥ , να διεκδικήσουν και αυτές το δίκιο τους.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

 «Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. «

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και όταν η αδικία 
συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση) λάθος, σε λάθος 
κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το ίδια πλαίσια 
νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του 1993 σε 2 χρόνια 
και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 
χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη 1993 – 1994), 
βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο, στρεβλό και ανήθικο τι είναι? 
Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται στην εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα συνταξιοδοτικά διακαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να εκλαμβάνεται ως
μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς να πρέπει να απευθυνθούν σε
δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι 
δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται (βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα 
δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική λύση του 
προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση του θέματος και 
μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά. Δημιουργούμε σύγχυση στους 
Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που 
ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους 
Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο καθεστώς, η σταδιακής 
μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το 
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ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος 
της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα Αξιωματικούς 
με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους, εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή
που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση θα φανεί 
στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:54 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. σε
συνέχεια του σχετικού, με το οποίο υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση και κατόπιν σχετικού εγγράφου της Ένωσης
Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Λάρισας – Ε.Σ.Π.Ε.Λ., επανέρχεται στο θέμα
της βαθμολογικής και μισθολογικής αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς,
υπηρεσίας εδάφους).

2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να
έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή
παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες
υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν
επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας
γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από
ΑΣΣΥ.

4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ,
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.

5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους
απονέμονται έως 4 βαθμοί, με αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης
ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της ιεραρχίας προσθέτοντας
επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της
καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια
βρίσκονται σε συνάρτηση του καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται»
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό, έναντι
ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.

6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική
τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων που ανήκουν στην
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί
υπηρεσίας γραφείου των λοιπών Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας,
Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή
διοικητική βαθμολογική και μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν
αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών στρατιωτικού
μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.

7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το
άρθρο 23 και σε ερωτήματα κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και
την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι κυρίως ότι
«Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού
Αξιωματικών που τελούν σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες
προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό νααιτιολογείται.

8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία
που είναι η βασική στρατιωτική αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε
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συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από κανόνες. Υποχρέωση όλων
των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις
ανάγκες, με αξιοπρεπή και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη
σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα δείχνοντας την ανάλογη
εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες
επειδή αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική
προκειμένου να εξασφαλίζουν την άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική
ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των
στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται θα πρέπει να
αποτελεί αδιαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια.
Η αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό
είναι αναγκαία μεταξύ τους, για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και
την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. Για την επίτευξη του στόχου
αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία
εμπιστοσύνη.

10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν
παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το
εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του
ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και
το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το
Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη αντισυνταγματική διάκριση την οποία
οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς
συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο
των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.

11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο
και των Αξιωματικών γενικότερα σε εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο,
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να
επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό
βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες
εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή αποκατάσταση της δυσμενής
διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και
διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και
την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος δικαίου στα
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος
να ζει σε μια κοινωνία που δεν νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα
υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την καταπίεση και
την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών
συμβάλει στην βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της
παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν
μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1487-pomens-misthologiki-vathmologiki-ekseliksi-akskon-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR1GiUrk1Uto-FciIfiyVYWi_BL7U4ih6HA0NgS3GMJeEVQp_IxZs4j__NE
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Καλησπέρα σας,
ένα πολύ σοβαρό θέμα που δεν έχει συμπεριληφθεί στο νέο νομοσχέδιο είναι οι Αξιωματικοί Ειδικής 
Κατάστασης προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και συγκεκριμένα όσον αφορά την περίπτωση (ε) του 
άρθρου 23 του Ν.3883/2010, η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη της συγκεκριμένης 
κατηγορίαςΑξιωματικών.
Σύμφωνα με τους ν.3865/2010 και ν.4387/2016 «Νέο Ασφαλιστικό για τους Στρατιωτικούς», όσοι θεμελιώνουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 1-1-2015 και μετά, θα συνταξιοδοτούνται με τη συμπλήρωση είτε του 60ού έτους 
της ηλικίας τους είτε 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας 
Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα 
καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα 
υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα 
περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με 
τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται 
ανωτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
Επιπλέον με τον ν.4472/2017 «Νέο Μισθολόγιο των Ενόπλων Δυνάμεων», τα στελέχη των Ε.Δ. αμείβονται 
πλέον με τον διοικητικό βαθμό που φέρουν και όχι με τον μισθολογικό βαθμό που ίσχυε μέχρι την 31-12-2016, 
με αποτέλεσμα οι διαφορές στις απολαβές των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων εκ ΑΣΣΥ με τους υπολοίπους
Αξιωματικούς εκ ΑΣΣΥ, να είναι μεγάλη, αφού από τα 32 χρόνια υπηρεσίας και μέχρι τα 40 έτη, δεν θα έχουν 
καμία αύξηση στο μισθό τους μέχρι την αποστρατεία τους. Γεγονός που επηρεάζει άμεσα και συνεπακόλουθα 
τον υπολογισμό της σύνταξης, εφάπαξ, μερίσματα και βοηθήματα.
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
Συνεπώς, προτείνεται να παραλειφθεί η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010, όπως και όλες οι 
προγενέστερες περιπτώσεις βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικής Κατάστασης λόγω προβλημάτων 
υγείας, προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και να ισχύσει ότι ισχύει για τους υπόλοιπους 
Αξιωματικούς.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:13 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. σε
συνέχεια του σχετικού, με το οποίο υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση και κατόπιν σχετικού εγγράφου της Ένωσης
Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Λάρισας – Ε.Σ.Π.Ε.Λ., επανέρχεται στο θέμα
της βαθμολογικής και μισθολογικής αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς,
υπηρεσίας εδάφους).

2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να
έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή
παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες
υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν
επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας
γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από
ΑΣΣΥ.

4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ,
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.

5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους
απονέμονται έως 4 βαθμοί, με αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης
ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της ιεραρχίας προσθέτοντας
επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της
καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια
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βρίσκονται σε συνάρτηση του καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται»
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό, έναντι
ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.

6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική
τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων που ανήκουν στην
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί
υπηρεσίας γραφείου των λοιπών Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας,
Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή
διοικητική βαθμολογική και μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν
αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών στρατιωτικού
μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.

7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το
άρθρο 23 και σε ερωτήματα κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και
την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι κυρίως ότι
«Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού
Αξιωματικών που τελούν σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες
προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό νααιτιολογείται.

8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία
που είναι η βασική στρατιωτική αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε
συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από κανόνες. Υποχρέωση όλων
των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις
ανάγκες, με αξιοπρεπή και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη
σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα δείχνοντας την ανάλογη
εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες
επειδή αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική
προκειμένου να εξασφαλίζουν την άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική
ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των
στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται θα πρέπει να
αποτελεί αδιαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια.
Η αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό
είναι αναγκαία μεταξύ τους, για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και
την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. Για την επίτευξη του στόχου
αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία
εμπιστοσύνη.

10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν
παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το
εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του
ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και
το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το
Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη αντισυνταγματική διάκριση την οποία
οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς
συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο
των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.

11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο
και των Αξιωματικών γενικότερα σε εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο,
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να
επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό
βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
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«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες
εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή αποκατάσταση της δυσμενής
διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και
διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και
την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος δικαίου στα
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος
να ζει σε μια κοινωνία που δεν νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα
υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την καταπίεση και
την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών
συμβάλει στην βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της
παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν
μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1487-pomens-misthologiki-vathmologiki-ekseliksi-akskon-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR1GiUrk1Uto-FciIfiyVYWi_BL7U4ih6HA0NgS3GMJeEVQp_IxZs4j__NE

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 

» Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντας τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Συνεχίστε το έργο σας 
απερίσπαστος, κύριε Υπουργέ. »

Σας ευχαριστούμε πολύ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και 
τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
3α1/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015
και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των 
απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική 
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων (4) ετών (!!!!!) διαφοράς στην 
βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης 
για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του 
απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την 
ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996, 1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη
συνέχεια επαναξιολόγηση του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και 
δεδομένα.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:58 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Κύριε υπουργέ.
Γνωρίζεται φυσικά ότι στο νομοσχέδιο αυτό υπάρχει τεράστια αδικία για τις σειρές ΑΣΣΥ 94 και 95 μιας και η 
εγκύκλιοι εισαγωγής των σειρών 91 έως και 95 είναι ακριβώς ίδιες.
Από τη θέση τη δική σας έχουν περάσει αρκετοί στο παρελθόν.Για εμάς τους στρατιωτικούς, οι περισσότεροι 
υπουργοί ήταν αδιάφοροι,ενώ ελάχιστοι είναι αυτοί που τους θυμόμαστε και νοιώθουμε τυχεροί και 
υπερήφανοι που τους είχαμε στο ¨τιμόνι» του στρατεύματος.
Αν λοιπόν θέλετε να μείνετε στην ιστορία με τους «λίγους»,τότε διορθώστε την αδικία που διαπράττεται στο 
νομοσχέδιο.
Κύριε υπουργέ εμείς λόγω ιδιότητας δεν έχουμε το δικαίωμα να σας κρίνουμε… η ιστορία όμως ΜΠΟΡΕΙ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:28 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων

1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
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1. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, τους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη, οι 
Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) σύμφωνα με το κατατεθέν 
νομοσχέδιο σε Λοχαγό χωρίς καμία επίπτωση και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – 
Δημόσιο Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνα
Σας παρακαλούμε να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:45 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
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οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:18 

Καλησπέρα σας,
ένα πολύ σοβαρό θέμα που δεν έχει συμπεριληφθεί στο νέο νομοσχέδιο είναι οι Αξιωματικοί Ειδικής 
Κατάστασης προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και συγκεκριμένα όσον αφορά την περίπτωση (ε) του 
άρθρου 23 του Ν.3883/2010, η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη της συγκεκριμένης 
κατηγορίαςΑξιωματικών.
Σύμφωνα με τους ν.3865/2010 και ν.4387/2016 «Νέο Ασφαλιστικό για τους Στρατιωτικούς», όσοι θεμελιώνουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 1-1-2015 και μετά, θα συνταξιοδοτούνται με τη συμπλήρωση είτε του 60ού έτους 
της ηλικίας τους είτε 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας 
Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα 
καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα 
υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα 
περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με 
τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται 
ανωτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
Επιπλέον με τον ν.4472/2017 «Νέο Μισθολόγιο των Ενόπλων Δυνάμεων», τα στελέχη των Ε.Δ. αμείβονται 
πλέον με τον διοικητικό βαθμό που φέρουν και όχι με τον μισθολογικό βαθμό που ίσχυε μέχρι την 31-12-2016, 
με αποτέλεσμα οι διαφορές στις απολαβές των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων εκ ΑΣΣΥ με τους υπολοίπους
Αξιωματικούς εκ ΑΣΣΥ, να είναι μεγάλη, αφού από τα 32 χρόνια υπηρεσίας και μέχρι τα 40 έτη, δεν θα έχουν 
καμία αύξηση στο μισθό τους μέχρι την αποστρατεία τους. Γεγονός που επηρεάζει άμεσα και συνεπακόλουθα 
τον υπολογισμό της σύνταξης, εφάπαξ, μερίσματα και βοηθήματα.
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
Συνεπώς, προτείνεται να παραλειφθεί η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010, όπως και όλες οι 
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προγενέστερες περιπτώσεις βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικής Κατάστασης λόγω προβλημάτων 
υγείας, προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και να ισχύσει ότι ισχύει για τους υπόλοιπους 
Αξιωματικούς.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Σε αντίθετη περίπτωση δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται 
αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου.
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
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να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων

1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.

4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
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αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν 
πρέπει να είναι ημιτελείς.
Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η 
βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία.
Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.
Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.
Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα νομικό, 
ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.
Αν νομίζετε πως δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.
Αναρωτηθείτε όμως τούτο:
Αν είχατε διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και εσείς ενώ πληροίτε όλα τα κριτήρια, μπήκατε με την ίδια 
εγκύκλιο που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά από 28
χρόνια προσφοράς !!!):
– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!
– Γιατί ????
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε άμεσα 
στο νομοσχέδιο και δείξτε επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και διατάσσομεν».
Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.
Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα σχόλια και να σας τα μεταφέρει.
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Αξιότιμε Κυριε Υπουργέ,
Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται πολύ σωστά το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την 
παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί.
Επιτρέψτε μου όμως όπως επισημάνω την αναγκαιότητα επανεξέτασης, από την επιτελική σας ομάδα, του 
παρόντος σχεδίου νόμου καθώς όχι μόνο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995 και μεταγενέστερα, αλλά αντιθέτως με 
αυτόν τον τρόπο δημιουργειται ένα νέο, άδικο βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα όμοιο με αυτό που με το δικό 
σας έμπρακτο ενδιαφέρον πολύ σωστά επιλύεται.
Μεταφέρονται έτσι δεδομένα (και είμαι πεπεισμένος πως η πρόθεση δεν είναι αυτή), οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος στους Αξιωματικούς που εισήχθησαν στις σχολές τα έτη 1994 και 1995 (Τάξεων 96 και 97) , στους 
οποίους οι εκδοθέντες εγκύκλιοι εισαγωγής ανέφεραν όπως και σε αυτές πρότερων σειρών την ίδια ξεκάθαρη 
σταδιοδρομική εξέλιξη.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
– Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχουν τουλάχιστον τέσσερα (4) 
έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
– Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών.
– Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ (ΣΤΥΑ 46η ΣΕΙΡΑ – Κατάταξη 1994)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Καλησπέρα σας, θα ήθελα να διαβάσετε τις παρακάτω απόψεις που αφορούν τους αξιωματικούς που ανήκουν 
στις Ειδικές Καταστάσεις και να άρετε τις οποιεσδήποτε τυχόν ανισότητες προκύπτουν από τις ισχύουσες 
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σχετικές διατάξεις, οι οποίες συνοψίζονται στα κάτωθι:
1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά.
4. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Συνοψίζοντας, όπως αντιλαμβάνεστε υπάρχει σαφής και κατάφωρη ανισότητα στους συγκεκριμένους 
Αξ/κους προερχόμενους από ΑΣΣΥ. Το Κράτος Δίκαιου και Πρόνοιας πρέπει να εξασφαλίζει την ίση μεταχείριση
των πολιτών που μοναδικό τους σφάλμα ήταν η ασθένεια τους ή το τραύμα τους, κάτι που πολλές φορές δεν 
οφείλεται σε αυτούς ή δεν δύναται να αποφευχθεί . Γεγονός που δεν θα πρέπει να συντελείτε εις βάρος του 
άνιση βαθμολογική και οικονομική μεταχείριση. Σε καμία άλλη κατηγορία προελεύσεως στρατιωτικού 
προσωπικού ή των Σωμάτων Ασφαλείας ή Υπηρεσία του Δημοσίου δεν υπάρχει αυτή η άδικη άνιση και 
ρατσιστική μεταχείριση. Ο νομός λειτουργεί τιμωρητικά προς αυτούς, οι οποίοι αισθάνονται μειονεκτικά 
απέναντι στους υπόλοιπους συναδέρφους τους, και δεν βοηθά στην εξύψωση του ηθικού τους , αντιθέτως το 
καταρρακώνει. Η αποκατάσταση αυτής της αδικίας θα βοηθήσει και θα αποτελέσει κίνητρο αποδοτικότητας για
την ευαίσθητη αυτή κατηγορία Αξιωματικών.
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «άνιση» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους 
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 

623 

626



Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι 
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα 
και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το 
προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, 
δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ
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Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:

α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 

624 

627



2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI
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Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Ευελπιστώ την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσετε τα εύλογα ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να 
ικανοποιήσετε τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια 
προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία.
Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Επανεξετάστε τους Νόμους και τα ψηφίσματα. Εξετάστε τις Εγκυκλίους εισαγωγής στις Σχολές που βάση αυτών
ΕΠΙΛΕΓΑΜΕ το επάγγελμα μας. Επανεξέταση τώρα και ρύθμιση όλων των ζητημάτων και των ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ 
ΣΕΙΡΩΝ ΑΣΣΥ πέραν του 1996. Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι μιλάμε για συναδέλφους με 20 και πλέον, χρόνια 
καριέρα. Και τα πολύ δύσκολα είναι μπροστά.
Οτιδήποτε άλλο πέραν αυτού θα είναι ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ.
ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ ΝΑ ΑΛΛΑΖΟΥΜΕ ΝΟΜΟΘΕΣΙΕΣ ΜΕ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ ΚΑΤΙ ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ ΠΙΣΩ.
Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες ή χιλιάδες (ναι, χιλιάδες σε λίγες μόνο ημέρες) μηνύματα
υπάρχει η ίδια άποψη και ευκόλως διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία 
των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές (1994 και 1995)
στο επίμαχο Άρθρο 53.
Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι η μοναδική λύση 
που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.
Ένα αίσθημα που κοντεύει παντελώς να ισοπεδωθεί στις Ένοπλες Δυνάμεις. Αν δεν είναι πλέον αργά.
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Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
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γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI
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1. Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως
ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
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δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:39

Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο μία ακόμη αποκατάσταση που αφορά την «Βαθμολογική και 
μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων», η οποία έχει υποβληθεί τεκμηριωμένα και 
εμπεριστατωμένα με επιχειρήματα από την ΠΟΜΕΝΣ, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, ως οι μόνοι που 
παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων κατηγοριών
Συναφώς προτείνονται τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. σε
συνέχεια του σχετικού, με το οποίο υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση και κατόπιν σχετικού εγγράφου της Ένωσης
Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Λάρισας – Ε.Σ.Π.Ε.Λ., επανέρχεται στο θέμα
της βαθμολογικής και μισθολογικής αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς,
υπηρεσίας εδάφους).

2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να
έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή
παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες
υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν
επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας
γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από
ΑΣΣΥ.

4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ,
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.

5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους
απονέμονται έως 4 βαθμοί, με αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης
ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της ιεραρχίας προσθέτοντας
επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της
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καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια
βρίσκονται σε συνάρτηση του καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται»
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό, έναντι
ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.

6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική
τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων που ανήκουν στην
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί
υπηρεσίας γραφείου των λοιπών Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας,
Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή
διοικητική βαθμολογική και μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν
αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών στρατιωτικού
μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.

7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το
άρθρο 23 και σε ερωτήματα κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και
την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι κυρίως ότι
«Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού
Αξιωματικών που τελούν σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες
προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό νααιτιολογείται.

8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία
που είναι η βασική στρατιωτική αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε
συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από κανόνες. Υποχρέωση όλων
των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις
ανάγκες, με αξιοπρεπή και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη
σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα δείχνοντας την ανάλογη
εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες
επειδή αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική
προκειμένου να εξασφαλίζουν την άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική
ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των
στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται θα πρέπει να
αποτελεί αδιαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια.
Η αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό
είναι αναγκαία μεταξύ τους, για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και
την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. Για την επίτευξη του στόχου
αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία
εμπιστοσύνη.

10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν
παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το
εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του
ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και
το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το
Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη αντισυνταγματική διάκριση την οποία
οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς
συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο
των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.

11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο
και των Αξιωματικών γενικότερα σε εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο,
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να
επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό
βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
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γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες
εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή αποκατάσταση της δυσμενής
διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και
διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και
την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος δικαίου στα
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος
να ζει σε μια κοινωνία που δεν νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα
υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την καταπίεση και
την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών
συμβάλει στην βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της
παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν
μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1487-pomens-misthologiki-vathmologiki-ekseliksi-akskon-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR1GiUrk1Uto-FciIfiyVYWi_BL7U4ih6HA0NgS3GMJeEVQp_IxZs4j__NE

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
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αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:

α. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.

β. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.

γ. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis

Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):

α. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.

β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».

γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

δ. Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

ε. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
στ. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
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προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Κύριε υπουργέ.
Γνωρίζεται φυσικά ότι στο νομοσχέδιο αυτό υπάρχει τεράστια αδικία για τις σειρές ΑΣΣΥ 94 και 95 μιας και η 
εγκύκλιοι εισαγωγής των σειρών 91 έως και 95 είναι ακριβώς ίδιες.
Από τη θέση τη δική σας έχουν περάσει αρκετοί στο παρελθόν.Για εμάς τους στρατιωτικούς, οι περισσότεροι 
υπουργοί ήταν αδιάφοροι,ενώ ελάχιστοι είναι αυτοί που τους θυμόμαστε και νοιώθουμε τυχεροί και 
υπερήφανοι που τους είχαμε στο ¨τιμόνι» του στρατεύματος.
Αν λοιπόν θέλετε να μείνετε στην ιστορία με τους «λίγους»,τότε διορθώστε την αδικία που διαπράττεται στο 
νομοσχέδιο.
Κύριε υπουργέ εμείς λόγω ιδιότητας δεν έχουμε το δικαίωμα να σας κρίνουμε… η ιστορία όμως ΜΠΟΡΕΙ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Πρώτα από όλους θα ήθελα να ευχαριστήσω τους αγαπητούς συναδέλφους και των τριών κλάδων που τόσο 
καιρό έδωσαν αγώνα προωθώντας με σοβαρότητα προς την Πολιτική και Στρατιωτική ηγεσία το δίκαιο αίτημα 
μας .
Στην συνέχεια να ευχαριστήσω την Πολιτική και Στρατιωτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ και ιδιαιτέρως το κύριο 
Υπουργό που για μια ακόμη φορά απέδειξαν ότι όταν τα αιτήματα είναι δίκαια ικανοποιούνται.
Στους συναδελφους νεότερων τάξεων να τους συμβουλέψω να παραδειγματιστούν από αυτούς που έδωσαν τον
συγκεκριμένο αγώνα αφήνοντας στην άκρη όλα τα πικρόχολα σχόλια. Ελπίζω ότι παίρνοντας ως πυξίδα και 
όπλο στην φαρέτρα του ότι έχει συμβει μέχρι τωρα να επικοινωνήσουν με αξιοπρέπεια προς τους ανώτερους 
τους τα προβλήματα τους και σύντομα να έχουν θετική εξέλιξη.
Οι στρεβλώσεις του παρελθόντος είναι θετικό να διορθώνονται και η σημερινή ηγεσία του ΥΠΕΘΑ το απέδειξε 
με τον καλύτερο τρόπο !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, συγχαρητήρια για την ρύθμιση των Σειρών 91,92 και 93.
Σας παρακαλούμε να δείτε με την ίδια θέρμη την περαιτέρω εισαγωγή των Σειρών 94 και 95 στο Άρθρο 53 του 
Νομοσχεδίου.
Υπενθυμίζεται ότι αυτές οι Σειρές εχουν εισέλθει με την ίδια εγκύκλιο περί Εισαγωγής στις Στρατιωτικές Σχολές
Υπαξιωματικών των Ενόπλων Δυνάμεων, κατά τα έτη 1991 έως και 1995.
Σας παρακαλούμε να μην γίνει διαχωρισμός αυτών των Σειρών ΑΣΣΥ. Διαχωρισμός που θα δημιοργήσει μεγάλο 
βαθμολογικό, ηθικό και οικονομικό χάσμα ανάμεσα τους.
Αποδείχθηκε αυτό περίτρανα από την διαβούλευση αυτών των ημερών. Και από τα δικαιολογημένα 
ευχαριστήρια μηνύματα των υπό ρύθμιση Σειρών αλλά παράλληλα και από τα μηνύματα των 2 Σειρών 1994 και 
1995 που είναι εκτός ρύθμισης και σας ζητούν με επιχειρήματα, απολύτως τεκμηριωμένα, την ένταξη τους στο 
Άρθρο 53.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ μακρία από βαρύγδουπες δηλώσεις περί εκλογών και άλλα τέτοια μηνύματα που σας 
κατακλύζουν σας ζητάμε με απόλυτο σεβασμό στο πρόσωπο σας να εξετάσετε το θέμα με τον απαραίτητο 
σεβασμό.
Εξετάστε το μέχρι την στιγμή που θα έρθει στην Ολομέλεια της Ελληνικής Βουλής για ψήφιση και προβείτε στις 
απαραίτητες διορθώσεις.

Με σεβασμό
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 ΣΜΥΝ.
ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ, ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ ΜΕ ΥΓΕΙΑ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
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Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:37 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
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καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
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ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Άρθρο 53 σταυρόλεξο για δυνατούς λύτες. Μετά από τόσα σχόλια ακούστηκαν όλες οι απόψεις όπως και 
ευχαριστίες από τις τρεις σειρές που προτείνετε στο άρθρο να τακτοποιηθούν( Ειδικά η τάξη 95 που μπήκε από 
το παράθυρο σε αυτό το άρθρο,ΚΑΤΑΤΑΓΕΝΤΕΣ 93 έδωσαν ρεσιτάλ).Όμως υπάρχουν πολλές σειρές ΑΣΣΥ, όπως
καταλαβαίνετε,που βγήκαν στα καγκελα.Αν δεν δοθεί λύση για όλους η αγανάκτηση θα είναι δικαιολογημένη.
Με κάθε σεβασμό κάντε το συνετό!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:28 

Ευχαριστούμε!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
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χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Παρακαλείται η ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας να αποσύρει τα εν λόγω άρθρα 29 & 30, κατά το μέρος 
που εισάγει δυσμενή διάκριση σε βάρος μερισματούχων των Μετοχικών Ταμείων προς όφελος συγκεκριμένης 
κατηγορίας μερισματούχων, σεβόμενη τις συνταγματικές αρχές της ισότητας και της αναλογικότητας ή άλλως, 
να εγκολπώσει ανάλογη δίκαιη και ανταποδοτική ρύθμιση και για τους λοιπούς μερισματούχους των Μετοχικών
Ταμείων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:01 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
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διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 

AΞIOTIME KYPIE YΠOYPΓE
OI KATATAΓENTEΣ 91-92-93 EXOYN ENTAXΘEI ΕΞ΄ ΑΡΧΗΣ ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN ME TON N.3883/10 & 
OXI ME TON N.2439/96!!!!
ΠPOΔHΛΩΣ EINAI ΑΤΟΠΗ ΚΑΙ ΑΚΑΙΡΗ H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96 ΔIOTI EXOYN TA IΔIA KPITHPIA 
ΠPOAΓΩΓHΣ, ΔHΛAΔH ΣTA 19 ETH YΠHPEΣIAΣ,ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN.
ΔEN NOΕΙΤΑΙ H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96 ΥΠ’ ΑΥΤΕΣ ΤΙΣ ΣΥΝΘΗΚΕΣ ΚΑΙ ΠΡΟΥΠΟΘΕΣΕΙΣ.
ΔEN EXOYN TON AΠAITOYMENO XPONO ΔIOIKHΣHΣ, ΠΡΩΤΟΦΑΝΕΣ ΣΤΑ ΙΣΤΟΡΙΚΑ ΧΡΟΝΙΚΑ ΩΣ ΡΥΘΜΙΣΗ ΓΙΑ 
ΑΠΟΦΟΙΤΟΥΣ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΩΝ ΣΧΟΛΩΝ. ΣΕ ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΗ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ, ΟΛΕΣ ΟΙ ΤΑΞΕΙΣ ΑΣΣΥ (ΜΕ ΚΑΤΑΤΑΞΗ 
ΜΕΤΑΓΕΝΕΣΤΕΡΑ ΤΗΣ 01 ΙΑΝ 1991) ΠPEΠEI NA ENTAXΘOYN ΣTON N.2439/96.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμη χρόνος ….στην επιτροπή της Βουλής που θα πάει το νομοσχέδιο μετά την 
διαβούλευση όλα αυτά θα συζητηθούν και θα πρέπει να απαντηθούν!!!
Με Σεβασμό

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
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με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:11

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
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αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:01 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
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αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:00 

ΣΩΣΤΗ ΚΙΝΗΣΗ Η ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΩΝ ΤΑΞΕΩΝ 91-93 ΟΙ ΟΠΟΙΟΙ ΔΙΚΑΙΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΠΟΛΥΧΡΟΝΟ ΑΓΩΝΑ 
ΟΤΑΝ ΚΑΠΟΙΟΙ ΕΛΑΧΙΣΤΟΙ ΤΩΝ ΤΑΞΕΩΝ 94-95 ΠΟΥ ΡΙΧΝΟΥΝ ΤΟ ΕΠΙΠΕΔΟ ΜΕ ΠΡΟΣΒΟΛΕΣ ΚΑΙ ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ 
ΕΝΑΝΤΙΟΝ ΣΥΝΑΔΕΛΦΩΝ ΤΟΥΣ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:17 
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α) Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β) Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ) Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Έχουν υποβληθεί αναλυτικότερα σχόλια από συναδέλφους και δεν θα επιθυμούσα να επαναλάβω τα ίδια, παρά
μόνο ότι είναι άδικο (σε βαθμό νομικής αντιδικίας και φυσικά με ανάλογο πολιτικό κόστος) να ισχύουν 
διαφορετικές διατάξεις για ίδιες περιπτώσεις. Επίσης, δεν τίθεται θέμα οικονομικού κόστους όταν 
ευεργετούνται οικονομικά συνάδελφοι που εισήλθαν στις ΕΔ με κάποιο καθεστώς και πλέον ευεργετούνται με 
μεγαλύτερο βαθμό. Αν γίνεται για αυτούς (που καλώς κάποιος παίρνει κάτι παραπάνω, δεν είναι σωστό όμως 
αυτό να γίνεται εις βάρος κάποιων άλλων- εξέλιξη ΕΜΘ- εξέλιξη αποφοίτων ΑΣΣΥ) Αξκός εκ ΑΣΣΥ 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:55 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
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χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:35 

Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού ζητήματος των Aξκών 
ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93. Έτσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. 
Συγχαρητήρια!! ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Επιτέλους δικαίωση μετά από 3,5 χρόνια αγώνα ιδίως για την τάξη ’93. Για τις υπόλοιπες τάξεις ΑΣΣΥ , 
συνεχίστε τον δικό σας αγώνα , εκτός σχολίων!!….

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Η δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς αναλύεται στη 
συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της αξιοκρατικής και 
αμερόληπτης Διοίκησης που στόχο έχει την επίλυση των στρεβλώσεων αναφορικά με σταδιοδρομία και 
βαθμολογική εξέλιξη των Αξκών της ανωτέρω προέλευσης.
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:08 

Αξιότιμοι Κύριοι Συνάδελφοι Απόφοιτοι Σχολών Υπαξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων
Οφείλουμε να δώσουμε τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια στις Σειρές 91, 92 και 93 γιατί η επιμονή τους και ο
αγώνας τους έφεραν αποτέλεσμα στα απολύτως δικαιολογημένα και τεκμηριωμένα αιτήματα τους. Μαζί
τους μέχρι το τέλος. Τους βγάζω το καπέλο. Και δεν χρειάζεται να λένε τίποτα πέραν του ένα απλό
ευχαριστώ στην Ηγεσία. Γιατί πάνω απ’ όλα έχουν πέρα ως πέρα δίκιο, ηθικά και νομικά.
Πρώτα ηθικά και μετά νομικά.
Ήταν και είναι αδιανόητο, πέρα πάσης λογικής και νομιμότητας και κυρίως ηθικής, νόμοι του 2010 να έχουν
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αναδρομική ισχύ 20 χρόνια πριν !!!
Με την ίδια λογική δύναται να φτιαχτεί νόμος τώρα, αύριο, χθες και οι ΑΣΣΥ να έχουν βαθμό
συνταξιοδότησης τον βαθμό του Ανθυπασπιστή.
Ή του Σημαιοφόρου.
Ή του Αρχικελευστή !!!
Τι βολεύει ??
Τι εξυπηρετεί το σύστημα ??
Τι εξυπηρετεί για να καλύψουμε τις παθογένειες ??
Τι εξυπηρετεί να καλύψουμε την έλλειψη νέου προσωπικού στις Ε.Δ.??
Τι εξυπηρετεί για να καλύψουμε τα τριπλά καθήκοντα του προσωπικού ???
Τι εξυπηρετεί το σύστημα για να καλύψουμε ότι δεν έρχεται προσωπικό ούτε για καν για τις Σχολές, ούτε
για ΕΠ.ΟΠ ??
Νομοσχέδιο αύριο με αναδρομική ισχύ 10 χρόνια… και 12… και 15… και 20 !!!
ΟΤΙ ΕΞΥΠΗΡΕΤΕΙ !!!!
Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Ευελπιστώ την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσετε τα εύλογα ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και
να ικανοποιήσετε τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την
ίδια προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία.
Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Επανεξετάστε τους Νόμους και τα ψηφίσματα. Εξετάστε τις Εγκυκλίους εισαγωγής στις Σχολές που βάση
αυτών ΕΠΙΛΕΓΑΜΕ το επάγγελμα μας. Επανεξέταση τώρα και ρύθμιση όλων των ζητημάτων και των
ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ ΣΕΙΡΩΝ ΑΣΣΥ πέραν του 1996. Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι μιλάμε για συναδέλφους με 20
και πλέον, χρόνια καριέρα. Και τα πολύ δύσκολα είναι μπροστά.
Οτιδήποτε άλλο πέραν αυτού θα είναι ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ.
ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ ΝΑ ΑΛΛΑΖΟΥΜΕ ΝΟΜΟΘΕΣΙΕΣ ΜΕ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ ΚΑΤΙ ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ ΠΙΣΩ.
Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες ή χιλιάδες (ναι, χιλιάδες σε λίγες μόνο ημέρες)
μηνύματα υπάρχει η ίδια άποψη και ευκόλως διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος
αυτού, η Ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες
σειρές (1994 και 1995) στο επίμαχο Άρθρο 53.
Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι η μοναδική
λύση που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.
Ένα αίσθημα που κοντεύει παντελώς να ισοπεδωθεί στις Ένοπλες Δυνάμεις. Αν δεν είναι πλέον αργά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια
αντιμετώπιση ;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς
και 15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η
τον Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η
15η σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και
είχαν ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται
σταθερότητα και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να
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επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί
οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ
ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ
ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή
της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να
ξεχνάμε ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και
ας αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων και δίνεται λύση στην μακροχρόνια αδικία και στο αίτημα των αξιωματικών για ισότιμη μεταχείριση.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:41 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:39 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν
πρέπει να είναι ημιτελείς.
Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η
βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία.
Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.
Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.
Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα
νομικό, ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.
Αν νομίζετε πως δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.
Αναρωτηθείτε όμως τούτο:
Αν είχατε διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και εσείς ενώ πληροίτε όλα τα κριτήρια, μπήκατε με την ίδια
εγκύκλιο που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά
από 28 χρόνια προσφοράς !!!):
– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!
– Γιατί ????
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε
άμεσα στο νομοσχέδιο και δείξτε επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και διατάσσομεν».
Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.
Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα σχόλια και να σας τα μεταφέρει

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:18 

Η εναρμόνιση των ΑΣΣΥ 91,92 93 αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής διοίκησης
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91,92,93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
αναλύεται στην αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου.Αποτελεί δικαίωση των προσπαθειών που κατέβαλαν
οι ανωτέρω σειρές τα 3 τελευταία έτη και ανοίγει τον δρόμο στις επόμενες σειρές ΑΣΣΥ να διεκδικήσουν και 
αυτές το δίκιο τους

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:24 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:52 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή
κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή
του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του
ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10,
με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ,
μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη
γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής
και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός
ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς
αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί
αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των
Αξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την
ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον
βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του
Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης
υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν
να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!)
εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα
χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη
της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα
των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως
ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο:
Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να
αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
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Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που
πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά
της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994
και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και
οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 1997 (κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού
αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου
μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες
οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με
ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί
ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται,
την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου
για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη
εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να
διακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και
πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών
κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:37 

Κάθε προσπάθεια εξομάλυνσης των ανισοτήτων για ΑΞΚΟΥΣ ίδιας προέλευσης δεν μπορεί παρά να είναι μόνο 
προς τη σωστή κατεύθυνση. Ευχαριστούμε τόσο τον Υπουργό όσο και το επιτελείο του που το επισήμανε και το 
έλυσε για τους ΑΣΣΥ 91-92-93.
Ήταν μία δίκαιη παρέμβαση που επαναφέρει την ισότητα και ισονομία στους ΑΣΣΥ 91-92-93 σε σύγκριση με 
τους αρχαιότερους τους.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:15 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει
μέριμνα άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων
1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις
1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που
δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 3α1/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις
ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των
Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια,
χρόνους προαγωγής καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την
αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ
καθότι με την προτεινόμενη τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα
τεσσάρων (4) ετών (!!!!!) διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που
αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου
σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την
ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996, 1997 στην εν λόγω τροποποίηση του
άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους
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οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή
κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την
εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η
επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως
περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες
σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10,
με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ,
μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν
ήδη γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της
λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός
ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία
μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και
δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ
ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996
(κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές
1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ,
που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των
αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο
κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την
εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και
χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί
μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής
παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη,
με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να
χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την
προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι
αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο:
Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να
αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και
στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά,
χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια
που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα ,
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο,
προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων
δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και
1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να
συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού
αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα
δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος
εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο
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τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της
αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των
Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12)
ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται,
την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του
Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε
μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας,
την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα
επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών,
συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το
ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και
όταν η αδικία συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση)
λάθος, σε λάθος κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το
ίδια πλαίσια νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του
1993 σε 2 χρόνια και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η
επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη
1993 – 1994), βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο,
στρεβλό και ανήθικο τι είναι? Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται
στην εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα
συνταξιοδοτικά διακαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να
εκλαμβάνεται ως μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς
να πρέπει να απευθυνθούν σε δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ
μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται
(βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική
λύση του προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση
του θέματος και μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά.
Δημιουργούμε σύγχυση στους Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του
όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά
από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής
μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο
καθεστώς, η σταδιακής μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν
σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το
εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα
Αξιωματικούς με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους,
εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει
και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η
διαβούλευση θα φανεί στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη
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Βουλή των Ελλήνων από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες
ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων
των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών
ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-
1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την
αναιτιολόγητη εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την
παρούσα αναρτημένη διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν
αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που
παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ με απολύτως όμοια κριτήρια και
προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των τεσσάρων ετών, αφού
θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην ιεραρχική αλυσίδα,
το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου
άρθρου ως ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που
προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους
αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.
445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 31.12.2020. Για
τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται
δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Η εναρμόνιση των ΑΣΣΥ 91 92 93 αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής διοίκησης

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Αμυνας
Στο πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την
αποκατάσταση των Αξκών εξ ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και
δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την
εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των σχολών υπαξιωματικών των
ετών 1993,1994 και 1995. Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει
λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και
των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του Ν.3883/2010. Είναι λοιπόν
πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε να
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο
και βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993, 1994 και
1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α) Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχουν
τουλάχιστον τέσσερα (4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των
προαναφερθέντων Αξκών.
β) Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα
υπάρχει διαφορά 2 βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό
τους.
γ) Ελλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η
νομολογία δημιουργεί δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου
σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά εισαγωγής αυτών στις Ενοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Αμυνας.
Εχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του
νομικού τμήματος του Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να
δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται την κατάλληλη βάση επίλυσης των
προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης της εξέλιξης των
αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ενοπλες Δυνάμεις αποτελεί
συνειδητή επιλογή (εκ των 60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν
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μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και
προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να αποτελώ μέρος του
«πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό
εφαρμόζω τα τελευταία 28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και
χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους συναδέλφους μου.
Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς
αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Tο σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης! Φυσικά και συμμεριζόμαστε τις ανησυχίες όλων των συναδέλφων! Προσωπικά απορώ με το μένος 
πολλών εξ’ αυτών καθώς ουδείς δεν τους εμπόδισε να διεκδικήσουν με κάθε νόμιμο μέσο τα αιτήματα τους.
Επίσης προβληματίζομαι με την εμμονή νεότερων συναδέλφων που κόπτονται να μεταφέρουν μια εικόνα άδικης
προαγωγής μας, λέγοντας πως ΔΕΝ συμπληρώνουμε τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης και αμέσως παρακάτω 
να ζητούν οι ίδιοι να ενταχθούν στο ίδιο καθεστώς. Τα πικρόχολα σχόλια πραγματικά μας αφήνουν άναυδους 
αν αυτά προέρχονται από συναδέλφους με τους οποίους μοιραζόμαστε τις ίδιες ανησυχίες και τους ίδιους 
χώρους εργασίας.
Αυτό που συντελείται είναι δίκαιο!!! Κανείς από εμάς δεν θα έλεγε όχι σε μια επέκταση των ορίων ώστε να 
ικανοποιηθούν όλοι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Για αυτό όμως ΔΕΝ αποφασίζουμε εμείς, οπότε σταματήστε το 
λιθοβολισμό.
Ευχαριστούμε πολύ όλους όσους συνέβαλαν σε αυτή μας την προσπάθεια !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης! Φυσικά και συμμεριζόμαστε τις ανησυχίες όλων των συναδέλφων! Προσωπικά απορώ με το μένος 
πολλών εξ’ αυτών καθώς ουδείς δεν τους εμπόδισε να διεκδικήσουν με κάθε νόμιμο μέσο τα αιτήματα τους.
Επίσης προβληματίζομαι με την εμμονή νεότερων συναδέλφων που κόπτονται να μεταφέρουν μια εικόνα άδικης
προαγωγής μας, λέγοντας πως ΔΕΝ συμπληρώνουμε τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης και αμέσως παρακάτω 
να ζητούν οι ίδιοι να ενταχθούν στο ίδιο καθεστώς. Τα πικρόχολα σχόλια πραγματικά μας αφήνουν άναυδους 
αν αυτά προέρχονται από συναδέλφους με τους οποίους μοιραζόμαστε τις ίδιες ανησυχίες και τους ίδιους 
χώρους εργασίας.
Αυτό που συντελείται είναι δίκαιο!!! Κανείς από εμάς δεν θα έλεγε όχι σε μια επέκταση των ορίων ώστε να 
ικανοποιηθούν όλοι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Για αυτό όμως ΔΕΝ αποφασίζουμε εμείς, οπότε σταματήστε το 
λιθοβολισμό.
Ευχαριστούμε πολύ όλους όσους συνέβαλαν σε αυτή μας την προσπάθεια !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
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Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!) εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 
1997 (κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:25 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης! Φυσικά και συμμεριζόμαστε τις ανησυχίες όλων των συναδέλφων! Προσωπικά απορώ με το μένος 
πολλών εξ’ αυτών καθώς ουδείς δεν τους εμπόδισε να διεκδικήσουν με κάθε νόμιμο μέσο τα αιτήματα τους.
Επίσης προβληματίζομαι με την εμμονή νεότερων συναδέλφων που κόπτονται να μεταφέρουν μια εικόνα άδικης
προαγωγής μας, λέγοντας πως ΔΕΝ συμπληρώνουμε τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης και αμέσως παρακάτω 
να ζητούν οι ίδιοι να ενταχθούν στο ίδιο καθεστώς. Τα πικρόχολα σχόλια πραγματικά μας αφήνουν άναυδους 
αν αυτά προέρχονται από συναδέλφους με τους οποίους μοιραζόμαστε τις ίδιες ανησυχίες και τους ίδιους 
χώρους εργασίας.
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Αυτό που συντελείται είναι δίκαιο!!! Κανείς από εμάς δεν θα έλεγε όχι σε μια επέκταση των ορίων ώστε να 
ικανοποιηθούν όλοι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Για αυτό όμως ΔΕΝ αποφασίζουμε εμείς, οπότε σταματήστε το 
λιθοβολισμό.
Ευχαριστούμε πολύ όλους όσους συνέβαλαν σε αυτή μας την προσπάθεια !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:37 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 και 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ (14 η ΣΜΥΝ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Ευχαριστούμε πολύ, τον κ. ΥΠΕΘΑ και το Επιτελείο του, για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο
βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, 
αποτελεί επιστέγασμα της αξιοκρατικής και αμερόληπτης Διοίκησης που στόχο έχει την επίλυση των 
στρεβλώσεων αναφορικά με σταδιοδρομία και βαθμολογική εξέλιξη των Αξκών της ανωτέρω προέλευσης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Αξιότιμοι Κύριοι Συνάδελφοι Απόφοιτοι Σχολών Υπαξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων
Οφείλουμε να δώσουμε τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια στις Σειρές 91, 92 και 93 γιατί η επιμονή τους και ο 
αγώνας τους έφεραν αποτέλεσμα στα απολύτως δικαιολογημένα και τεκμηριωμένα αιτήματα τους. Μαζί τους 
μέχρι το τέλος. Τους βγάζω το καπέλο. Και δεν χρειάζεται να λένε τίποτα πέραν του ένα απλό ευχαριστώ στην 
Ηγεσία. Γιατί πάνω απ’ όλα έχουν πέρα ως πέρα δίκιο, ηθικά και νομικά.
Πρώτα ηθικά και μετά νομικά.
Ήταν και είναι αδιανόητο, πέρα πάσης λογικής και νομιμότητας και κυρίως ηθικής, νόμοι του 2010 να έχουν 
αναδρομική ισχύ 20 χρόνια πριν !!!
Με την ίδια λογική δύναται να φτιαχτεί νόμος τώρα, αύριο, χθες και οι ΑΣΣΥ να έχουν βαθμό συνταξιοδότησης 
τον βαθμό του Ανθυπασπιστή.
Ή του Σημαιοφόρου.
Ή του Αρχικελευστή !!!
Τι βολεύει ??
Τι εξυπηρετεί το σύστημα ??
Τι εξυπηρετεί για να καλύψουμε τις παθογένειες ??
Τι εξυπηρετεί να καλύψουμε την έλλειψη νέου προσωπικού στις Ε.Δ.??
Τι εξυπηρετεί για να καλύψουμε τα τριπλά καθήκοντα του προσωπικού ???
Τι εξυπηρετεί το σύστημα για να καλύψουμε ότι δεν έρχεται προσωπικό ούτε για καν για τις Σχολές, ούτε για 
ΕΠ.ΟΠ ??
Νομοσχέδιο αύριο με αναδρομική ισχύ 10 χρόνια… και 12… και 15… και 20 !!!
ΟΤΙ ΕΞΥΠΗΡΕΤΕΙ !!!!
Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Ευελπιστώ την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσετε τα εύλογα ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να 
ικανοποιήσετε τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια 
προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία.
Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Επανεξετάστε τους Νόμους και τα ψηφίσματα. Εξετάστε τις Εγκυκλίους εισαγωγής στις Σχολές που βάση αυτών
ΕΠΙΛΕΓΑΜΕ το επάγγελμα μας. Επανεξέταση τώρα και ρύθμιση όλων των ζητημάτων και των ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ 
ΣΕΙΡΩΝ ΑΣΣΥ πέραν του 1996. Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι μιλάμε για συναδέλφους με 20 και πλέον, χρόνια 
καριέρα. Και τα πολύ δύσκολα είναι μπροστά.
Οτιδήποτε άλλο πέραν αυτού θα είναι ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ.
ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ ΝΑ ΑΛΛΑΖΟΥΜΕ ΝΟΜΟΘΕΣΙΕΣ ΜΕ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ ΚΑΤΙ ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ ΠΙΣΩ.
Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες ή χιλιάδες (ναι, χιλιάδες σε λίγες μόνο ημέρες) μηνύματα
υπάρχει η ίδια άποψη και ευκόλως διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία 
των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές (1994 και 1995)
στο επίμαχο Άρθρο 53.
Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι η μοναδική λύση 
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που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.
Ένα αίσθημα που κοντεύει παντελώς να ισοπεδωθεί στις Ένοπλες Δυνάμεις. Αν δεν είναι πλέον αργά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:05 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους 
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι 
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα 
και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το 
προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, 
δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:20 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
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δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:40 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:17 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:31 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:48 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:14 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:02 

Η δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς αναλύεται στη 
συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της αξιοκρατικής και 
αμερόληπτης Διοίκησης που στόχο έχει την επίλυση των στρεβλώσεων αναφορικά με σταδιοδρομία και 
βαθμολογική εξέλιξη των Αξκών της ανωτέρω προέλευσης.
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
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δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:26 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!) εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 
1997 (κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
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μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:06

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:49 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:08

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:02 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
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θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.

Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο,

προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την 
επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση

Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:00 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
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τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους 
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι 
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα 
και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το 
προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, 
δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής ΜΓ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:23

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
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αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:05 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει
μέριμνα άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων
1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις
1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που
δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 3α1/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις
ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των
Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια,
χρόνους προαγωγής καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την
αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ
καθότι με την προτεινόμενη τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα
τεσσάρων (4) ετών (!!!!!) διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που
αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου
σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την
ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996, 1997 στην εν λόγω τροποποίηση του
άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους
οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:58 

Πολλά μπράβο στον υπουργό και το επιτελείο του για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 91 92 93. 
ΕΥΓΕ!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:35 

Πολλά μπράβο στον υπουργό και το επιτελείο του για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 91 92 93. 
ΕΥΓΕ!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:07 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ ’91-’92-’93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο το οποίο σαφώς 
αναλύεται στην συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

Ευχαριστούμε Πολύ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

Aκόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων ελαφρας υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:50 

Ακόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων ελαφρας υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:01 

Aκόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων ελαφρας υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:20 
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Aκόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων ελαφρας υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων ’91-’92-’93.Η Διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των Ενόπλων 
Δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:36 

Aκόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων ελαφρας υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:34 

Aκόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων ελαφρας υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:34 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:11 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά

664 

667



από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 
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H Τάξη ’96 ΑΣΣΥ έχουμε κάθε δικαίωμα να είμαστε μέσα στο άρθρο 53. Διαβάστε τις εγκυκλίους τους νόμους 
ότι ίσχυε για τους αρχαιότερους μας ίσχυε και για εμάς. Πρέπει να πράξετε το Δίκαιο, οι διαμαρτυρίες είναι 
ατελείωτες χιλιάδες οι αριθμοί και τα άρθρα μιλούν. Παρακαλούμε λάβετε σοβαρά υπόψιν το πόσο σημαντικό 
είναι για έναν στρατιωτικό η τιμή και η αξιοπρέπεια. Η τελική μορφή του νομοσχεδίου θα τύχει και της 
ανάλογης αντίδρασης. Απλή φυσική είναι.
Με εκτίμηση
Αξκός ΑΣΣΥ ’96

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:47 

Καταρχας συγχαρητήρια που επιτελους καταφερε ο υπουργος να ακουσει και να κανει πραξη το νομο που λυνει
υστερα απο πολλα χρονια την αδικια με τις παλαιοτερες σειρες.Εχουμε ολοι τα ιδια δικαιωματα και πρεπει 
καποια στιγμη να το προεκτεινουν και στους καταταχθεντες μετα το 93.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:24 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
δώστε την λύση που πρέπει και όχι την λύση που εξυπηρετεί την δεδομένη στιγμή. Δεν είναι δυνατόν, νόμος 
του 2010 να επηρεάζει σε τέτοιο εξωπραγματικό βαθμό εισαχθέντες του 1994 και 1995.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε δίκαιη, ηθική, ισότιμη λύση για όλους τους εισαχθέντες 1991 έως και 1995 που 
έχουν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ προχωρήστε χωρίς δεύτερη σκέψη στην ψήφιση του άρθρου 53, έστω και αν σε αυτό 
δεν υπάρχει η παραμικρή αλλαγή για τις σειρές 94-95.

Διατηρώ όμως την ελπίδα μου ότι όταν έρθει το Νομοσχέδιο προς ψήφιση, θα το έχετε αλλάξει. Η επόμενη 
νομοθετική ρύθμιση μπορεί να είναι σε δέκα χρόνια. Όλα θα έχουν τελειώσει τότε.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε στην διαβούλευση, το νόημα που της αξίζει και προχωρήστε σε δίκαιες, 
ισότιμες, ηθικές αλλαγές.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ & Κύριοι, Κυρίες Βουλευτές μην αφήσετε εκκρεμότητες για το «μέλλον» όπως άλλοι, 
δημιουργώντας μείζον θέμα που θα έχει άμεσα πολλαπλές επιπτώσεις ακόμα και στις οικογένειες των 
Αξιωματικών, ακόμα και στα παιδιά τους.

ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΕΧΟΥΜΕ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ.
ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΚΑΙ ΜΟΝΟ. ΔΙΚΑΙΩΣΤΕ ΜΑΣ.
Καλή Πρωτοχρονιά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:25 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
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Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:03 

Η δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς αναλύεται στη 
συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της αξιοκρατικής και 
αμερόληπτης Διοίκησης που στόχο έχει την επίλυση των στεβλ στρεβλώσεων αναφορικά με σταδιοδρομία και 
βαθμολογική εξέλιξη των Αξιών της ανωτέρω προέλευσης.
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:56 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

ΣΗΜΕΙΑ ΤΩΝ ΚΑΙΡΩΝ ΤΑ ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΑ ΣΧΟΛΙΑ ΤΩΝ ΕΝ ΔΥΝΑΜΕΙ ΕΥΕΡΓΕΤΟΥΜΕΝΩΝ! ΩΣ ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΟΥΣΙΑ ΤΟΥ 
ΘΕΜΑΤΟΣ, ΠΕΡΑΝ ΤΩΝ ΕΝΤΥΠΩΣΕΩΝ ΚΑΙ ΤΩΝ ΣΚΟΠΙΜΟΤΗΤΩΝ, OI KATATAΓENTEΣ ΤΑ ΕΤΗ 1991-92-93 EXOYN 
ENTAXΘEI ΕΞ΄ ΑΡΧΗΣ ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN (ΑΠΟ ΤΟ 2011) ME TON N.3883/10 & OXI ME TON 
N.2439/96!!!!
ΕΙΝΑΙ ΠPOΔHΛΩΣ ΑΤΟΠΗ, ΑΚΑΙΡΗ ΚΑΙ ΜΕΡΟΛΗΠΤΙΚΗ H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96, ΔIOTI EXOYN TA IΔIA 
KPITHPIA ΠPOAΓΩΓHΣ, ΔHΛAΔH ΣTA 19 ETH YΠHPEΣIAΣ, ΓΙΑ ΕΝΤΑΞΗ ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN.
ΔEN NOΕΙΤΑΙ H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96 ΥΠ’ ΑΥΤΕΣ ΤΙΣ ΣΥΝΘΗΚΕΣ ΚΑΙ ΠΡΟΥΠΟΘΕΣΕΙΣ.
ΔEN ΘΑ EXOYN ΣΥΜΠΛΗΡΩΣΕΙ TON AΠAITOYMENO XPONO ΔIOIKHΣHΣ, ΠΡΩΤΟΦΑΝΕΣ ΣΤΑ ΙΣΤΟΡΙΚΑ ΧΡΟΝΙΚΑ ΩΣ 
ΡΥΘΜΙΣΗ ΓΙΑ ΑΠΟΦΟΙΤΟΥΣ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΩΝ ΣΧΟΛΩΝ.
ΣΕ ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΗ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ, ΟΛΕΣ ΟΙ ΤΑΞΕΙΣ ΑΣΣΥ (ΜΕ ΚΑΤΑΤΑΞΗ ΜΕΤΑΓΕΝΕΣΤΕΡΑ ΤΗΣ 01 ΙΑΝ 1991) ΠPEΠEI 
NA ENTAXΘOYN ΣTON N.2439/96.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:55 

AΞIOTIME KYPIE YΠOYPΓE
OI KATATAΓENTEΣ 91-92-93 EXOYN ENTAXΘEI ΕΞ΄ ΑΡΧΗΣ ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN ME TON N.3883/10 & 
OXI ME TON N.2439/96!!!!
ΠPOΔHΛΩΣ EINAI ΑΤΟΠΗ ΚΑΙ ΑΚΑΙΡΗ H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96 ΔIOTI EXOYN TA IΔIA KPITHPIA 
ΠPOAΓΩΓHΣ, ΔHΛAΔH ΣTA 19 ETH YΠHPEΣIAΣ,ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN.
ΔEN NOΕΙΤΑΙ H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96 ΥΠ’ ΑΥΤΕΣ ΤΙΣ ΣΥΝΘΗΚΕΣ ΚΑΙ ΠΡΟΥΠΟΘΕΣΕΙΣ.
ΔEN EXOYN TON AΠAITOYMENO XPONO ΔIOIKHΣHΣ, ΠΡΩΤΟΦΑΝΕΣ ΣΤΑ ΙΣΤΟΡΙΚΑ ΧΡΟΝΙΚΑ ΩΣ ΡΥΘΜΙΣΗ ΓΙΑ 
ΑΠΟΦΟΙΤΟΥΣ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΩΝ ΣΧΟΛΩΝ. ΣΕ ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΗ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ, ΟΛΕΣ ΟΙ ΤΑΞΕΙΣ ΑΣΣΥ (ΜΕ ΚΑΤΑΤΑΞΗ 
ΜΕΤΑΓΕΝΕΣΤΕΡΑ ΤΗΣ 01 ΙΑΝ 1991) ΠPEΠEI NA ENTAXΘOYN ΣTON N.2439/96.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 

Είναι ευχάριστο που το συγκεκριμένο άρθρο προσπαθεί να βάλει τέλος στην αδικία που υφίστανται στην 
εξέλιξη τους οι Αξιωματικοί προέλευσης ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 91,92,93.
Μη ξεχνάμε ότι αυτό προκλήθηκε από την νομοθετική ρύθμιση που ψηφίστηκε μετά τα μεσάνυχτα με μια 
παράγραφο που προστέθηκε τελευταία στιγμή και αφορούσε μια και μόνο τάξη Αξιωματικών ΑΣΣΥ που 
κατατάχθηκαν το 90 με μοναδικό επιχείρημα ότι πρέπει να ανήκουν στον παλιό εξελικτικό νόμο.
Οι προσπάθειες των 4 τελευταίων ετών από τους Αξιωματικούς ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 91,92,93 ήταν 
συστηματικές, μεθοδικές και επικεντρώθηκαν στις στρεβλώσεις που είχαν δημιουργηθεί από την απόφαση για 
όσους κατατάχθηκαν το 90.
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Σε καμία περίπτωση δεν ξέχασαν να αναφέρουν την γενικότερη διατάραξη που επέφερε και στις 
μεταγενέστερες τάξεις και τα επιχειρήματα που χρησιμοποιήθηκαν είχαν αν μη τι άλλο νομικό υπόβαθρο.
Δυστυχώς οι σχολιασμοί με χλευαστικούς χαρακτηρισμούς από «συναδέλφους» που κατατάχθηκαν τα έτη 94 
και μετά, ως εξαπατημένους χρησιμοποιώντας και ψευδή επιχειρηματολογία καθώς και οι υποτιμητικοί 
χαρακτηρισμοί από «συναδέλφους» που κατατάχθηκαν το έτος 90 ως οι μόνοι που έπρεπε να υπαχθούν στον 
προγενέστερο εξελικτικό νόμο είναι το λιγότερο λυπηροί χωρίς νομικό έρεισμα.
Η ψήφιση του συγκεκριμένου άρθρου επιλύει πρόβλημα και είναι πραγματικά οξύμωρο «συνάδελφοι» από τι 
μια να το χλεβάζουν από να θέλουν να ενταχθούν και αυτοί.
Η επίλυση ενός προβλήματος πάντα πρέπει να αντιμετωπίζεται θετικά πέρα από σκοπιμότητες γιατί ανοίγει το 
δρόμο για επόμενες επιλύσεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:11 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:06 

AΞIOTIME KYPIE YΠOYPΓE
OI KATATAΓENTEΣ 91-92-93 EXOYN ENTAXΘEI ΕΞ΄ ΑΡΧΗΣ ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN ME TON N.3883/10 & 
OXI ME TON N.2439/96!!!!
ΠPOΔHΛΩΣ EINAI ΑΤΟΠΗ ΚΑΙ ΑΚΑΙΡΗ H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96 ΔIOTI EXOYN TA IΔIA KPITHPIA 
ΠPOAΓΩΓHΣ, ΔHΛAΔH ΣTA 19 ETH YΠHPEΣIAΣ,ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN.
ΔEN NOΕΙΤΑΙ H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96 ΥΠ’ ΑΥΤΕΣ ΤΙΣ ΣΥΝΘΗΚΕΣ ΚΑΙ ΠΡΟΥΠΟΘΕΣΕΙΣ.
ΔEN EXOYN TON AΠAITOYMENO XPONO ΔIOIKHΣHΣ, ΠΡΩΤΟΦΑΝΕΣ ΣΤΑ ΙΣΤΟΡΙΚΑ ΧΡΟΝΙΚΑ ΩΣ ΡΥΘΜΙΣΗ ΓΙΑ 
ΑΠΟΦΟΙΤΟΥΣ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΩΝ ΣΧΟΛΩΝ. ΣΕ ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΗ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ, ΟΛΕΣ ΟΙ ΤΑΞΕΙΣ ΑΣΣΥ (ΜΕ ΚΑΤΑΤΑΞΗ 
ΜΕΤΑΓΕΝΕΣΤΕΡΑ ΤΗΣ 01 ΙΑΝ 1991) ΠPEΠEI NA ENTAXΘOYN ΣTON N.2439/96.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:15 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:01 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 

668 

671



έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:59 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:48

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί δείγμα αποκατάστασης 
παλαιότερων αδικιών!

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 1993

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:35 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:00 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης !

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:04 

Έγινε αποκατάσταση μιας αδικίας για τους ΑΣΣΥ 91 92 93. Ευχαριστούμε.
Αξκος ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:17 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ (14η ΣΜΥΝ)
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:52 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:51 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:34 

Στον υπουργό και το επιτελείο του αξίζουν πολλά συγχαρητήρια για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 
91 92 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:15 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:37 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:32 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των Ενόπλων 
Δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:10 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:31

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:55 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:35 

Κύριε υπουργέ πολλά συγχαρητήρια σε σας και το επιτελείο σας για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 
91 92 93.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:18 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:46 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:12 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
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έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:52 

Κάθε προσπάθεια εξομάλυνσης των ανισοτήτων για ΑΞΚΟΥΣ ίδιας προέλευσης, δεν μπορεί παρά να είναι μόνο 
προς τη σωστή κατεύθυνση. Ευχαριστούμε τον κ.Υπουργό που το επισήμανε και το έλυσε για τους ΑΣΣΥ 91-92-
93.Ήταν μία δίκαιη παρέμβαση που επαναφέρει την ισότητα και ισονομία στους ΑΣΣΥ 91-92-93 σε σύγκριση με 
τους αρχαιότερους τους.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:25 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:57

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, δώστε την λύση που πρέπει και όχι την λύση που εξυπηρετεί την δεδομένη στιγμή. Δεν
είναι δυνατόν, νόμος του 2010 να επηρεάζει σε τέτοιο εξωπραγματικό βαθμό εισαχθέντες του 1994 και 1995. 
Δεν είναι δυνατόν, Αξιωματικοί των ΕΔ να προσφεύγουν σε δικηγορικά γραφεία για την δικαίωση τους.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε δίκαιη, ηθική, ισότιμη λύση για όλους τους εισαχθέντες 1991 έως και 1995 που 
έχουν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ προχωρήστε χωρίς δεύτερη σκέψη στην ψήφιση του άρθρου 53, έστω και αν σε αυτό 
δεν υπάρχει η παραμικρή αλλαγή για τις σειρές 94-95.

Διατηρώ όμως την ελπίδα μου ότι όταν έρθει το Νομοσχέδιο προς ψήφιση, θα το έχετε αλλάξει. Η επόμενη 
νομοθετική ρύθμιση μπορεί να είναι σε δέκα χρόνια. Όλα θα έχουν τελειώσει τότε.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε στην διαβούλευση, το νόημα που της αξίζει και προχωρήστε σε δίκαιες, 
ισότιμες, ηθικές αλλαγές.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ & Κύριοι, Κυρίες Βουλευτές μην αφήσετε εκκρεμότητες για το «μέλλον» όπως άλλοι, 
δημιουργώντας μείζον θέμα που θα έχει άμεσα πολλαπλές επιπτώσεις ακόμα και στις οικογένειες των 
Αξιωματικών, ακόμα και στα παιδιά τους.

ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΕΧΟΥΜΕ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ.
ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΚΑΙ ΜΟΝΟ. ΔΙΚΑΙΩΣΤΕ ΜΑΣ.
Καλή Πρωτοχρονιά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:48 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
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σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξη 1996
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Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
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στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ
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Κύριε Υπουργέ,
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αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:20 
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Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, 
αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ).

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:00 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστήκατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογήτου ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά τηςβαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιοεισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής τουν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10,με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ,μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδηγραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικήςκαι υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτόςρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προςαποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει
να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύδιαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο 
στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργείαναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα η πρώτη 
σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά τοβαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι 
ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα τωνΑξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως 
και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με τηνίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένοτροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιεςεγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στονβαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό τουΣμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα καιχαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22
§4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη μεκαταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμηςυπηρεσίας.Με την εφαρμογή της 
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουννα θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!)εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ 
από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληραχρόνια για να προαχθεί στον επόμενο 
βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχητης οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι 
Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενατων ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίωςηθικά. Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο:Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια νααποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης 
πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό τουΕπισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη 
του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίςπλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς αποκατάσταση – επίλυση του 
προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και τηςδιαφαινόμενης νέας ασυνέχειας – αδικίας που 
προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια πουπλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες 
προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , νατοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να 
υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε ταεξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, 
των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφοράτης ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο 
στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994και 
1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτηπραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν καιοι απόφοιτοι 
τάξεων 1996 – 1997 (κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση 
του καταληκτικούαποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα
δικαίουμεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλεςοι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη μείσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθείένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή 
και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται,την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε 
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείουγια μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
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αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνηεποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και ναδιακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει 
στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή καιπολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων 
Αξιωματικών, συνεχόμενων ετώνκατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από 
το ΥΕΘΑ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:15

Έγινε αποκατάσταση μιας αδικίας για τους ΑΣΣΥ 91 92 93. Εύγε στον υπουργό και το επιτελείο του. Μπράβο!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

Η ευκαιρία της Δημοκρατίας είναι ο Δημόσιος διάλογος και όχι ο εκφοβισμός , όποιος κάποιοι επιδιώκουν.
Έτσι λοιπόν σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα 
άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 
(τάξεων 1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
Δώστε επιυέλους την λύση που αρμόζει σε χιλιάδες Αξιωματικούς όλων των Σωμάτων, χωρίς να τους εμπαίζετε

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:08

Πολλά μπράβο στον υπουργό και το επιτελείο του για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 91 92 93. 
ΕΥΓΕ!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:05 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το
παρόν σχέδιο νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των
Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995.
Σε αντίθετη περίπτωση δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα
κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996
και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των
οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι
Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου.
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις»
πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά
εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το
1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι
διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό
που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο
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χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-
95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις
προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά
Αξιωματικοί με μήνες διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια.
Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες
τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για
τις επόμενες σειρές. Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο
συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από
την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,? μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και
δημιουργήσετε νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να
κάνει με ψήφους, δεν έχει να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η
διαβούλευση αυτή, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που
διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:01 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη
Βουλή των Ελλήνων από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες
ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων
των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών
ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-
1997).

Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την
αναιτιολόγητη εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την
παρούσα αναρτημένη διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν
αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που
παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ με απολύτως όμοια κριτήρια και
προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των τεσσάρων ετών, αφού
θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην ιεραρχική αλυσίδα,
το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.

Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου
άρθρου ως ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που
προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους
αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.
445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 31.12.2020. Για
τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται
δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:35

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη
Βουλή των Ελλήνων από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες
ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων
των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών
ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-
1997).

Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την
αναιτιολόγητη εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την
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παρούσα αναρτημένη διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν
αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που
παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ με απολύτως όμοια κριτήρια και
προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των τεσσάρων ετών, αφού
θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην ιεραρχική αλυσίδα,
το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.

Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου
άρθρου ως ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που
προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους
αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.
445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 31.12.2020. Για
τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται
δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:36

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη
Βουλή των Ελλήνων από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες
ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων
των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών
ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-
1997).

Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την
αναιτιολόγητη εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την
παρούσα αναρτημένη διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν
αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που
παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ με απολύτως όμοια κριτήρια και
προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των τεσσάρων ετών, αφού
θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην ιεραρχική αλυσίδα,
το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.

Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου
άρθρου ως ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που
προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους
αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.
445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 31.12.2020. Για
τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται
δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:40 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:56 
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Αξιότιμε κ. Υπουργέ
Οι απόφοιτοι της Τάξης ’96 έχουμε κάθε δικαίωμα να είμαστε μέσα στο παραπάνω νομοσχέδιο. Δεν μας 
διαχωρίζει τίποτα. Παρακαλούμε σκεφτείτε το πάλι, σταθείτε διπλα μας.

Με εκτίμηση Αξκός ΑΣΣΥ ’96

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:07 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν
πρέπει να είναι ημιτελείς και άδικες για κάποιους επόμενους.
Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η
βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία.
Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.
Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.
Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα
νομικό, ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.
Αν νομίζετε πως δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.
Αναρωτηθείτε όμως τούτο:
Αν είχατε διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και ενώ μπήκατε με την ίδια
εγκύκλιο που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά
από 28 χρόνια προσφοράς !!!):
– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!
– Γιατί ????
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε
άμεσα στο νομοσχέδιο και δείξτε επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και διατάσσομεν».
Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.
Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα σχόλια και να σας τα μεταφέρει.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
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με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:34 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
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ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:27 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
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των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
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διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:39 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
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περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:41 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
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εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:37 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
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διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:26 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης! Φυσικά και συμμεριζόμαστε τις ανησυχίες όλων των συναδέλφων! Προσωπικά απορώ με το μένος 
πολλών εξ’ αυτών καθώς ουδείς δεν τους εμπόδισε να διεκδικήσουν με κάθε νόμιμο μέσο τα αιτήματα τους.
Επίσης προβληματίζομαι με την εμμονή νεότερων συναδέλφων που κόπτονται να μεταφέρουν μια εικόνα άδικης
προαγωγής μας, λέγοντας πως ΔΕΝ συμπληρώνουμε τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης και αμέσως παρακάτω 
να ζητούν οι ίδιοι να ενταχθούν στο ίδιο καθεστώς. Τα πικρόχολα σχόλια πραγματικά μας αφήνουν άναυδους 
αν αυτά προέρχονται από συναδέλφους με τους οποίους μοιραζόμαστε τις ίδιες ανησυχίες και τους ίδιους 
χώρους εργασίας.
Αυτό που συντελείται είναι δίκαιο!!! Κανείς από εμάς δεν θα έλεγε όχι σε μια επέκταση των ορίων ώστε να 
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ικανοποιηθούν όλοι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Για αυτό όμως ΔΕΝ αποφασίζουμε εμείς, οπότε σταματήστε το 
λιθοβολισμό.
Ευχαριστούμε πολύ όλους όσους συνέβαλαν σε αυτή μας την προσπάθεια !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
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καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ (14η ΣΜΥΝ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:16 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

Εν μέσω δακρύβρεχτων ευχαριστιών, λες και πρόκειται για υλοποίηση υποσχόμενου ρουσφετιού, και 
λιβανίσματος του υπουργού και του επιτελείου του για τη αξία τους λες και έχουμε να κάνουμε με 
πολυχρονεμένους ηγεμόνες επί τουρκοκρατίας, που στηριζόμαστε στο έλεος τους για να ζήσουμε ως 
δουλοπάροικοι, προσπαθούμε να διατυπώσουμε γνώμες και επιχειρήματα για το νομοσχέδιο. Κατά τη γνώμη 
μου καλώς επέρχεται «δικαίωση» των τάξεων ΑΣΣΥ που εντάχθηκαν στο νομοσχέδιο. Το θέμα όμως είναι με πια
λογική μπήκε η κόκκινη γραμμή στο 1994, διαιωνίζοντας τις ανισότητες που επικαλούνται όσοι «δικαιώθηκαν»;
Δυστυχώς ακόμα και με αυτό το νομοσχέδιο δεν επέρχεται η λύση του προβλήματος, αφού αντιμετωπίζει 
διαφορετικά ίδιες περιπτώσεις αξκων (πολλά ειπώθηκαν για εγκυκλίους εισαγωγής που περιγράφουν ίδια 
εξέλιξη, ίδια ασφαλιστικά δικαιώματα, και ίδιους νόμους που τους διέπουν) που η μοναδική διαφορά που 
έχουν είναι το διαφορετικό έτος κατάταξης. Η κυβέρνηση Θα πρέπει να λύση οριστικά το Θέμα εξετάζοντας το 
σφαιρικά και όχι αποσπασματικά , δικαιώνοντας μερικούς και θέτοντας σε ομηρεία τους περισσότερους, με 
πνεύμα συνέπειας ως προς τις συνθήκες με τις οποίες περιγράφονταν στις κυβερνητικές εγκυκλίους εισαγωγής 
στις στρατιωτικές σχολές κάθε έτους. Παράλληλα θα πρέπει να εξετάσει γενικά και το θέμα των σχολών ΑΣΣΥ 
και των αποφοίτων τους μιας και δε επέρχεται καμία αναβάθμιση τους , όταν μόνιμα υποβαθμίζει τα 
δικαιώματα και την υπηρεσιακή τους εξέλιξη.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:48 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:44 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
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από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:30 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:25 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,ενώ τα στελέχη που τώρα 
διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό 
της δίκαιας ρύθμισηςγια όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών 
οροσήμων,γιατίΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝΚαι ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,επ ‘ ευκαιρίας να 
εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,για τη διόρθωση 
στρεβλώσεων του παρελθόντος.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:06 

29 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 | Ν.ΒΜόνιμος ΣύνδεσμοςΑξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και 
ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και 
προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό 
της δίκαιας ρύθμισηςγια όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών 
οροσήμων,γιατίΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝΚαι ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,επ ‘ ευκαιρίας να 
εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,για τη διόρθωση 
στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:40 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης.
Επιτέλους αποκαταστάθηκε η αδικία !
Ευχαριστούμε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης.
Επιτέλους αποκαταστάθηκε η αδικία !
Ευχαριστούμε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:33

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης.
Επιτέλους αποκαταστάθηκε η αδικία !
Ευχαριστούμε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης.
Επιτέλους αποκαταστάθηκε η αδικία !
Ευχαριστούμε.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:26 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης.
Ευχαριστούμε για την αποκατάσταση της αδικίας!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:21 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
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Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:42 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ

Οι απόφοιτοι της Τάξης ’96 έχουμε κάθε δικαίωμα να είμαστε μέσα στο παραπάνω νομοσχέδιο. Δεν μας 
διαχωρίζει τίποτα. Παρακαλούμε σκεφτείτε το πάλι, σταθείτε διπλα μας.

Με εκτίμηση Αξκός ΑΣΣΥ ’96

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:27 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν
πρέπει να είναι ημιτελείς και άδικες για κάποιους επόμενους.
Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η
βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία.
Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.
Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.
Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα
νομικό, ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.
Αν νομίζετε πως δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.
Αναρωτηθείτε όμως τούτο:
Αν είχατε διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και ενώ μπήκατε με την ίδια
εγκύκλιο που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά
από 28 χρόνια προσφοράς !!!):
– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!
– Γιατί ????
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε
άμεσα στο νομοσχέδιο και δείξτε επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και διατάσσομεν».
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Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.
Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα σχόλια και να σας τα μεταφέρει.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:39 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:48 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:50 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,
για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από 
ΑΣΣΥ.
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση, ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη 
ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα, στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439, είναι ομολογουμένως
φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς 
πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων, γιατί ΟΥΔΕΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΗΘΗΚΑΝ.
Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,
επ’ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείτε μέσω του σχεδίου νόμου, για τη 
διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:43 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
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καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το
παρόν σχέδιο νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των
Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995.
Σε αντίθετη περίπτωση δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα
κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996
και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των
οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι
Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου.
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις»
πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά
εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το
1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι
διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό
που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο
χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-
95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις
προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά
Αξιωματικοί με μήνες διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια.
Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες
τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για
τις επόμενες σειρές. Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο
συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από
την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,? μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και
δημιουργήσετε νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να
κάνει με ψήφους, δεν έχει να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η
διαβούλευση αυτή, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που
διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 

Κάθε προσπάθεια εξομάλυνσης των ανισοτήτων για ΑΞΚΟΥΣ ίδιας προέλευσης δεν μπορεί παρά να είναι μόνο 
προς τη σωστή κατεύθυνση. Ευχαριστούμε τόσο τον Υπουργό όσο και το επιτελείο του που το επισήμανε και το 
έλυσε για τους ΑΣΣΥ 91-92-93.
Ήταν μία δίκαιη παρέμβαση που επαναφέρει την ισότητα και ισονομία στους ΑΣΣΥ 91-92-93 σε σύγκριση με 
τους αρχαιότερους τους.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:49 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:25 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:07
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής 
Διοίκησης! Φυσικά και συμμεριζόμαστε τις ανησυχίες όλων των συναδέλφων! Προσωπικά απορώ με το μένος 
πολλών εξ’ αυτών καθώς ουδείς δεν τους εμπόδισε να διεκδικήσουν με κάθε νόμιμο μέσο τα αιτήματα τους.
Επίσης προβληματίζομαι με την εμμονή νεότερων συναδέλφων που κόπτονται να μεταφέρουν μια εικόνα άδικης
προαγωγής μας, λέγοντας πως ΔΕΝ συμπληρώνουμε τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης και αμέσως παρακάτω 
να ζητούν οι ίδιοι να ενταχθούν στο ίδιο καθεστώς. Τα πικρόχολα σχόλια πραγματικά μας αφήνουν άναυδους 
αν αυτά προέρχονται από συναδέλφους με τους οποίους μοιραζόμαστε τις ίδιες ανησυχίες και τους ίδιους 
χώρους εργασίας.
Αυτό που συντελείται είναι δίκαιο!!! Κανείς από εμάς δεν θα έλεγε όχι σε μια επέκταση των ορίων ώστε να 
ικανοποιηθούν όλοι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Για αυτό όμως ΔΕΝ αποφασίζουμε εμείς, οπότε σταματήστε το 
λιθοβολισμό.
Ευχαριστούμε πολύ όλους όσους συνέβαλαν σε αυτή μας την προσπάθεια !!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:32 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:54

Η ευκαιρία της Δημοκρατίας είναι ο Δημόσιος διάλογος και όχι ο εκφοβισμός , όποιος κάποιοι επιδιώκουν.
Έτσι λοιπόν σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα 
άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 
(τάξεων 1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
Δώστε επιυέλους την λύση που αρμόζει σε χιλιάδες Αξιωματικούς όλων των Σωμάτων, χωρίς να τους εμπαίζετε

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,
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ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:46 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:43 

Όταν όλοι οι πολιτικοί κυβέρνησης και αντιπολίτευσης, συνδικαλιστικά όργανα και ανεξάρτητοι φορείς οι 
οποίοι έχουν ερωτηθεί για την συμπερίληψη του συγκεκριμένου αρθρου και των σειρών εισαγωγής 1994-1995, 
μαζι με τις τρεις υπό τακτοποίηση σειρές , αποφαίνονται θετικότατατα προς το δικαιο του αίτηματος και την 
παραδοχή ότι δεν χωράνε τελικά για οικονομικούς λόγους, διαφαινεται ολοφάνερα, που υπαρχει το 
πραγματικό κώλυμα για την περαιτέρω λύση.
Μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων από τον Κο Υ.ΕΘ.Α.,ετσι 
ωστε μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή αναμέναμε την 
ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι προβλέψεις περί 
εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις σχολές προέλευσής 
τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
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31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:19 

Αξιότιμοι
κ. Υπουργέ
κ. Υφυπουργέ
& νομικό επιτελείο

Ορθά προσπαθείτε να αποσκαταστήστε την βαθμολογική εξέλιξη των ΑΣΣΥ, αμελώντας όμως όλη την εικόνα. Οι
σπουδαστές που εισήχθησαν το 1994, εισήχθησαν με τους ίδιους νόμους και τα ίδια κριτήρια όπως με τους 
προηγούμενους δεν τίθεται το παραμικρό ίχνος διαχωρισμού. Παρακαλούμε όπως προσθέσετε στο παρόν 
άρθρο και την Τάξη ’96 ώστε να φανείτε Δίκαιοι. Ζητούμε ΙΣΗ μεταχείριση. Έχουμε το το δικαίωμα σε αυτό μην 
προσπαθείτε να μας το στερήσετε.
Με εκτίμηση
Αξκός ΑΣΣΥ ’96

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:07 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:48 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:35 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου δεν συμφωνούμε μια που συνεχίζεται με αυτό το άρθρο η νομοθετική 
αδικία, που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το 
άρθρο 37 του ν.4494/17 , για τους εισαχθέντες στις Σχολές ΑΣΣΥ μετά το 1994. Η επαναφορά της βαθμολογικής
εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση που περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής στις Σχολές 
ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε στον ν.3883/10, με την απαίτηση κατοχής 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την κατάταξη τους απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ 
τα οποία ήταν ήδη γραμμένα και μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας εμφανίστηκε ως προαπαιτούμενο 
προσόν, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.

Με το άρθρο αυτό όμως, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός τροποποίησης 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ιδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς τακτοποίηση.

Ταυτόχρονα, δημιουργεί μια δεύτερη μεγαλύτερη αδικία μεταξύ σειρών πια Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η 
οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993…Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται στο συγκεκριμένο άρθρο και 
χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής στο 
κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των
Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης κρινόμενοι όλοι με τον ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το 
άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφοράς εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ 
από την 1993, να χρειάζεται 4 ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την 
προαναφερόμενη σειρά του 1993..Για 4 ολόκληρα χρόνια θα δημιουργηθεί ένα εξελικτικό κενό ανάμεσα σε 
σειρές με διάφορα ενός έτος, όπου δεν θα υπάρξει καμία κρίση ή προαγωγή προς τον βαθμό του Ταγματάρχη 
και αντίστοιχων. Κάτι που δεν έχει ξαναγίνει ποτέ σε τόσο μεγάλο βαθμό στο στράτευμα.

Η διαφορά ενός χρόνου κατάταξης μετατρέπεται με άλλα λόγια ξαφνικά σε τέσσερα όσον αφορά το 
βαθμολογικό, σε αντίθεση στα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται 
οικονομικά και ιεραρχικά για τα συγκεκριμένα στελέχη.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής παράδοξο: Στέλεχος σειρών ΑΣΣΥ 
1991 έως 1993 με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύεται με βαθμό Σμχου με πλήρη δικαιώματα και 
στέλεχος κατάταξης 1994 και εντεύθεν στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύεται με
το βαθμό του Επγου, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς 
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδια
δικαιώματα εισαγωγής, να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης
μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των 
στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Τακτοποίηση του βαθμολογικού και εξελικτικού προβλήματος των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, είτε με 
αλλαγή της ημερομηνίας 31-12-18 σε 31-12-20, είτε με δημιουργία μεταβατικού διαστήματος προαγωγής στον 
επόμενο βαθμό, προς γεφύρωση του χάσματος των 4 ετών που δημιουργούνται, στην λογική της εγκυκλίου και
των κοινών συνταξιοδοτικών δικαιωμάτων και

2. Κατάργηση στην απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις) με τα ίδια συνταξιοδοτικά δικαιώματα και υποχρεώσεις.
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει οριστικά λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί οριστικά ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά 
την παρέλευση δωδεκα (12) ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομικό ζήτημα και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα 
πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους. Σε αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει 
στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης
των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:24 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:59 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:37 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:00 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:33 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:06 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

702 

705



 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:32 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:09 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:46 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:19

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:50 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:05 
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Τό ορθό – ηθικό,για το σύνολο του προσωπικού που εισέρχεται στο δημόσιο είναι, να ακολουθεί την εξέλιξη, 
όπως αυτή καθορίζεται στην εγκύκλιο εισαγωγής του. Τυχόν αλλαγές πρέπει να γίνονται με γνώμονα τις 
απαιτήσεις για την ορθή λειτουργία του οργανισμού εισαγωγής του και να επηρεάζουν την επαγγελματική 
σταδιοδρομία του προσωπικού που εισέρχεται από την αλλαγή που αποφασίζει το κράτος και μετά.
Σπασμωδικές τροποποιήσεις νόμων όπου δεν καλύπτουν το σύνολο του προσωπικού με κοινή εγκύκλιο 
εισαγωγής και κοινά προσόντα το μόνο που δείχνουν, είναι διαχωρισμό προσωπικού ίδιων προσόντων από τον 
εργοδότη, και δημιουργία αισθήματος αδικίας στον επηρεαζόμενο προσωπικό.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:01 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:30 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,

για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από 
ΑΣΣΥ.
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:46 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
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αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:55 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:27 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
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Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:06 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
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ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:40

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:41 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
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Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:52 

Αξιότιμοι Βουλευτές της Κυβέρνησης, Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ ευελπιστούμε σε τροποποίηση του άρθρου 53 
ώστε να συμπεριληφθούν στην ρύθμιση του άρθρου και οι Σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995.
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Υπενθυμίζεται για πολλοστή φορά ότι οι Σειρές 1991 έως και 1995 είχαν την ίδια εγκύκλιο βάση της οποίας 
επιλέχθηκε το επάγγελμα πριν 3 δεκαετίες. Ίδια εγκύκλιο η οποία προβλέπει από βαθμολογική εξέλιξη μέχρι 
αποστρατεία και συνταξιοδότηση.
Είναι αδιανόητο ο διαχωρισμός αυτών των Σειρών. Είναι αδιανόητο να δημιοργούμε τέτοιο βαθμολογικό & 
οικονομικό χάσμα σε αυτές τις Σειρές. Είναι αδιανόητο τα απόνερα αυτού του Άρθρου να επηρεάζουν ακόμα και
τα παιδιά των Αξιωματικών αφού θίγονται οικονομικά θέματα που μελλοντικά θα φανούν.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αυτή η Κυβέρνηση πρέπει να συνεχίσει το έργο της. Τροποποιήσετε το άρθρο γιατί έτσι
επιτάσσει η ισονομία, η ισότητα, το δίκαιο, το ηθικό.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:37 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
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και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:13 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
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Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:07 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
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σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.

Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
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Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί
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ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείται μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:31 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:20 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:53 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:02 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
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Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:36 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Ειδικών Καταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου. Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ. Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας. Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων είχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης». Για την επίλυση αυτής της 
διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε όπως 
προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:12 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:13 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:40 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:42 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:06 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:26 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:54 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:26 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:51 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:16 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:11 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:00 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:48 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:59

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:20 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93 (45η Σ.Τ.Υ.Α)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:34 

Tο σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ (45η Σ.Τ.Υ.Α)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείτε μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:49 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείτε μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,
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επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείτε μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:13

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, αξίζουν συγχαρητήρια και ευγνωμοσύνη στη Διοίκηση,

ενώ τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της δίκαιας ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείτε μέσω του σχεδίου νόμου ,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:33 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:09

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της υπόψη ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείτε,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

Αξκος ΑΣΣΥ 93
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:01 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:53

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

τα στελέχη που τώρα διαμαρτύρονται για τη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα,
στο ίδιο βαθμολογικό καθεστώς του ν.2439,

είναι ομολογουμένως φύση αδύνατον να αντιληφθούν το σκεπτικό της υπόψη ρύθμισης

για όσους έκτοτε καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο των θεσμικών οροσήμων,

γιατί

ΟΥΔΈΠΟΤΕ ΑΣΧΟΛΉΘΗΚΑΝ

Και ως εκ τούτου είναι επιπλέον αδύνατον,

επ ‘ ευκαιρίας να εμβαθύνουν στη νομιμότητα των διαδικασιών που υπηρετείτε,

για τη διόρθωση στρεβλώσεων του παρελθόντος.’ ‘

Αξκος ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:44

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ 1993

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:39 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων. Αξκός ΑΣΣΥ 1993

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:10
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων. Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων. Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:40 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:23 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:47 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:40 

Αξιότιμοι Βουλευτές της Κυβέρνησης, Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ ευελπιστούμε σε τροποποίηση του άρθρου 53 
ώστε να συμπεριληφθούν στην ρύθμιση του άρθρου και οι Σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995.
Υπενθυμίζεται για πολλοστή φορά ότι οι Σειρές 1991 έως και 1995 είχαν την ίδια εγκύκλιο βάση της οποίας 
επιλέχθηκε το επάγγελμα πριν 3 δεκαετίες. Ίδια εγκύκλιο η οποία προβλέπει από βαθμολογική εξέλιξη μέχρι 
αποστρατεία και συνταξιοδότηση.
Είναι αδιανόητο ο διαχωρισμός αυτών των Σειρών. Είναι αδιανόητο να δημιοργούμε τέτοιο βαθμολογικό & 
οικονομικό χάσμα σε αυτές τις Σειρές. Είναι αδιανόητο τα απόνερα αυτού του Άρθρου να επηρεάζουν ακόμα και
τα παιδιά των Αξιωματικών αφού θίγονται οικονομικά θέματα που μελλοντικά θα φανούν.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αυτή η Κυβέρνηση πρέπει να συνεχίσει το έργο της. Τροποποιήσετε το άρθρο γιατί έτσι
επιτάσσει η ισονομία, η ισότητα, το δίκαιο, το ηθικό.

Καλή χρονιά με υγεία σε όλους τους Συναδέλφους.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:24 

Αξιότιμε Κύριε ΥπουργέΣε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς 
την σωστήκατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την 
εφαρμογήτου ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά 
τηςβαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιοεισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
τουν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον 
ν.3883/10,με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές 
ΑΣΣΥ,μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν 
ήδηγραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικήςκαι
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι 
οριστική μια που αφήνει εκτόςρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που 
οδεύουν προςαποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – 
αδικία μεταξύδιαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και 
δημιουργείαναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με 
τον ν.3883/10 όσον αφορά τοβαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα τωνΑξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 εισήλθαν με τηνίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το 
συγκεκριμένοτροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν 
στις ίδιεςεγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους 
στονβαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό 
τουΣμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10
έχουν τα ίδια δικαιώματα καιχαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε 
όποιον έχει καταταγεί μέχρι την31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να 
μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη μεκαταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων 
πλέον, 40 ετών συντάξιμηςυπηρεσίας.Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι
σειρές που συνεχίζουννα θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 
μήνες διαφορά (!!!)εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληραχρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχητης οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενατων ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίωςηθικά. Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα 
παράδοξο:Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
νααποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994και 
εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό τουΕπισμηναγού 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίςπλήρη συνταξιοδοτικά 
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και 
τηςδιαφαινόμενης νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια 
πουπλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
νατοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε 
ταεξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την 
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επαναφοράτης ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του 
βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994και 1995, με μετακύλιση της 
ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτηπραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 
31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν καιοι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 1997 (κατάταξη 
1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του 
καταληκτικούαποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα 
δικαίουμεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλεςοι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη μείσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθείένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή 
και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται,την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε 
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείουγια μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνηεποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και ναδιακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει 
στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή καιπολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων 
Αξιωματικών, συνεχόμενων ετώνκατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από 
το ΥΕΘΑ.Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:21 

Αξιότιμοι Κύριοι/Κυρίες,
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
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ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:44 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
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ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)
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Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
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σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμη χρόνος ….στην επιτροπή της Βουλής που θα πάει το νομοσχέδιο μετά την 
διαβούλευση όλα αυτά θα συζητηθούν και θα πρέπει να απαντηθούν!!!
Με Σεβασμό

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:20 

Αξιότιμε Κύριε ΥπουργέΑξιότιμε Κύριε ΥφυπουργέΣυγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε 
μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν νακάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή 
την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει 
νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των
αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική (όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ 
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σειρών 91, 92, 93.Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν 
πληγές που δενκλείνουν ΠΟΤΕ.Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην 
λειτουργία των Μονάδων.Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού 
δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 ταχυτήτων.Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί 
που θα περιμένουν 6 χρόνια για την προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια 
παραπάνω από τους συναδέλφους τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να 
περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση ;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, 
είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά
!!!Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς 
και 15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;;
Ότι πρέπει η 15η σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια 
εγκύκλιο και είχαν ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ
!!! Είναι δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ 
ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα και η Κυβέρνηση των 
«αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και 
ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για 
όλους ανεξαιρέτως.ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ
ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ
ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) 
σας καλώ να αναθεωρήσετε.Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της
χρηστής διοίκησης.Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι 
δυνατόν να ξεχνάμε ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους 
σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή καιας αφήσουμε τις προσωπικές 
φιλοδοξίες.Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:11

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
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αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:03 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν 
πρέπει να είναι ημιτελείς.Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι 
διαδικασίες και υπάρχει η βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως 
ορίζει η νομοθεσία.Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.Μην δοθεί έναυσμα για να 
τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα νομικό, ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.Αν νομίζετε πως 
δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.Αναρωτηθείτε όμως τούτο:Αν είχατε 
διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και εσείς ενώ πληροίτε όλα τα κριτήρια, μπήκατε με την ίδια εγκύκλιο 
που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά από 28 χρόνια 
προσφοράς !!!):– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!– Γιατί ????Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν 
έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε άμεσα στο νομοσχέδιο και δείξτε 
επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και 
διατάσσομεν».Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα 
σχόλια και να σας τα μεταφέρει.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:25 

Η αποκατάσταση της αδικίας των αποφοίτων ΑΣΣΥ σειρών 91, 92 και 93 είναι στη θετική κατεύθυνση και 
συμβάλλει στην αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου στις ΕΔ.
Ευχαριστούμε την ηγεσία του ΥΠΕΘΑ για την κατανόηση και επίλυση του προβλήματος.
Επόμενες σειρές ΑΣΣΥ χρήζουν αντίστοιχων πρωτοβουλιών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:30 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν τοπαρόν σχέδιο νόμου
καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, τωνΑξιωματικών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995.Σε αντίθετη περίπτωση δημιουργείται βαθμολογικό 
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& οικονομικό χάσμα από την παρούσακυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται αδικία στους 
Αξιωματικούς Τάξεων 1996και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω 
στο όριο τωνοροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας 
οιΑξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου.Παράλληλα με το
παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις»πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί 
τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειράεισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω 
Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω 
πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτιδιαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι 
αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτόπου μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά από σχεδόν 3 
δεκαετίες.Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στοχώρο των 
Ενόπλων Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει
στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τιςπροηγούμενες σειρές).Επανεξέταση του 
θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικάΑξιωματικοί με μήνες διαφορά από τις 
προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια.Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι βάση των νόμων 
παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενεςτουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ. Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η 
σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα γιατις επόμενες σειρές. Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο 
νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στοσυνταξιοδοτικό υπήρχε ένα μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην 
πλήττονται βιαίως απότην αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε καν αυτό.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,? μιλώντας 
με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι καιδημιουργήσετε νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε 
Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει νακάνει με ψήφους, δεν έχει να κάνει με εκλογές, δεν έχει να 
κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει 
νόημα ηδιαβούλευση αυτή, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια 
πουδιαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 
(Τάξη 1996).

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:18 

Αξιότιμοι Κύριοι Συνάδελφοι Απόφοιτοι Σχολών Υπαξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων
Οφείλουμε να δώσουμε τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια στις Σειρές 91, 92 και 93 γιατί η επιμονή τους και ο 
αγώνας τους έφεραν αποτέλεσμα στα απολύτως δικαιολογημένα και τεκμηριωμένα αιτήματα τους. Μαζί τους 
μέχρι το τέλος. Τους βγάζω το καπέλο. Και δεν χρειάζεται να λένε τίποτα πέραν του ένα απλό ευχαριστώ στην 
Ηγεσία. Γιατί πάνω απ’ όλα έχουν πέρα ως πέρα δίκιο, ηθικά και νομικά.
Πρώτα ηθικά και μετά νομικά.
Ήταν και είναι αδιανόητο, πέρα πάσης λογικής και νομιμότητας και κυρίως ηθικής, νόμοι του 2010 να έχουν 
αναδρομική ισχύ 20 χρόνια πριν !!!
Με την ίδια λογική δύναται να φτιαχτεί νόμος τώρα, αύριο, χθες και οι ΑΣΣΥ να έχουν βαθμό συνταξιοδότησης 
τον βαθμό του Ανθυπασπιστή.

Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Ευελπιστώ την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσετε τα εύλογα ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να 
ικανοποιήσετε τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια 
προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία.

Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Επανεξετάστε τους Νόμους και τα ψηφίσματα. Εξετάστε τις Εγκυκλίους εισαγωγής στις Σχολές που βάση αυτών
ΕΠΙΛΕΓΑΜΕ το επάγγελμα μας. Επανεξέταση τώρα και ρύθμιση όλων των ζητημάτων και των ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ 
ΣΕΙΡΩΝ ΑΣΣΥ πέραν του 1996. Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι μιλάμε για συναδέλφους με 20 και πλέον, χρόνια 
καριέρα. Και τα πολύ δύσκολα είναι μπροστά.

Οτιδήποτε άλλο πέραν αυτού θα είναι ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ.

ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ ΝΑ ΑΛΛΑΖΟΥΜΕ ΝΟΜΟΘΕΣΙΕΣ ΜΕ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ ΚΑΤΙ ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ ΠΙΣΩ.
Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες ή χιλιάδες (ναι, χιλιάδες σε λίγες μόνο ημέρες) μηνύματα
υπάρχει η ίδια άποψη και ευκόλως διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία 
των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές (1994 και 1995)
στο επίμαχο Άρθρο 53.

Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι η μοναδική λύση 
που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.
Ένα αίσθημα που κοντεύει παντελώς να ισοπεδωθεί στις Ένοπλες Δυνάμεις. Αν δεν είναι πλέον αργά.

Καλή χρονιά με υγεία σε όλους.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:27 
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Προς τους…»διαμαρτυρόμενους»:
Με σχεδόν 3.500 σχόλια, τα περισσότερα copy-paste από fake λογαριασμούς, αυτό που καταφέρατε όσοι είστε 
εναντίον, είναι να μην διαβαστεί κανένα σχόλιο. Όσοι κατηγορούν άλλους συνάδερφους τους, ανώτερους 
βαθμολογικά, ως αποφοίτους Λυκείου και άλλους μειωτικούς και αγενείς χαρακτηρισμούς να είναι απολύτως 
σίγουροι πως η Παιδεία του καθενός δεν έχει να κάνει με τα πτυχία που κατέχει ο καθένας αλλά με την 
διαγωγή απ’ το σπίτι του. Η νοοτροπία του «να πεθάνει η κατσίκα του γείτονα εφόσον εγώ δεν έχω» δείχνει αν
μη τι άλλο το επίπεδο τους. Να ευχηθώ Καλή χρονιά με υγεία σε όλους! Εύχομαι εφόσον περάσει η παρούσα 
διάταξη και αποκατασταθεί μια πολύ μεγάλη αδικία, να μπορέσουν και οι «διαμαρτυρόμενοι» να διεκδικήσουν 
με το ίδιο σθένος στο μέλλον και την δική τους αποκατάσταση.

Προς τον κ. Υπουργό:
Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Καλή Χρονιά σε όλους, πεφωτισμένους και μη!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:46 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:58 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:47 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
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ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:18 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
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1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:42

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
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1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:03 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
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μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:26 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
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με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:43 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
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αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:25 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:57 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:10 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
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παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:26 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
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παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:40 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
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προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:14 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
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2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:32 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
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μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:50 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
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στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:11 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
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διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:37

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
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χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:45 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:58 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
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αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:26 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
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αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:43 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

748 

751



 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:35 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
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υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
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περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:31 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
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πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:06 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
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δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:45 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
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τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:24 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
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1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:43 

Σας ευχαριστουμε για την συνεπεια σας και που αποκαταστησατε μια μεγαλη αδικια. Ειμαστε διπλα σας.
ΑΣΣΥ 1992

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:21 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
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δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:50 

Σας ευχαριστουμε Κυριε Υπουργε για την συνεπεια σας και την ειλικρινεια σας.
Ειμαστε διπλα σας.
ΑΣΣΥ 1992

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:23 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
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των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:15 

Σας ευχαριστουμε για την αποκατασταση της χρονιας αδικιας
ΑΣΣΥ 1992

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:09 

Σας ευχαριστουμε για την συνεπεια σας και την αποκατασταση της αδικιας που ειχαμε.
ΑΣΣΥ 1992

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:42 

Σας ευχαριστουμε για την επιλυση του θεματος ΑΣΣΥ 1992. Να ειστε παντα καλα
Με εκτιμηση ΑΣΣΥ 1992

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:40 
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Ευχαριστούμε θερμά τον αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ και την επιτελική του ομάδα, καθόσον με την παρούσα νομοθετική 
πρωτοβουλία επέρχεται διόρθωση σε στρεβλώσεις του παρελθόντος αναφορικά με την βαθμολογική εξέλιξη 
των καταταγέντων τα έτη 91, 92, 93 οι οποίες αποτυπόνωνται με σαφήνεια στην αιτιολογική έκθεση.
Η εν λόγω τροποποίηση συμβάλλει τα μέγιστα στο αίσθημα δικαίου και στην ανύψωση του ηθικού των 
στελεχών.
ΣΥΔ 1993

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:44 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί αποκατάσταση προηγούμενων 
παραλείψεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:26 

Σας ευχαριστουμε για την συνεπεια σας για την επιλυση του θεματος ΑΣΣΥ 1992

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Σας ευχαριστουμε για την αποκατασταση της αδικιας και την συνεπεια σας. Να ειστε παντα καλα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 

Σας ευχαριστουμε κ. Υπουργε για την εικρινεια σας και την συνεπεια σας.
Με εκτιμηση
ΑΣΣΥ 1992

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:50

Σας ευχαριστουμε κυριε υπουργε για την συνεπεια σας και που κρατησατε τον λογο σας. Να ειστε παντα καλα.
ΑΣΣΥ 1992

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

Θα πρέπει επιτέλους το Υπουργείο να συμμορφωθεί με τις αποφάσεις της Ελληνικής Δικαιοσύνης και να 
προάγει όλους τους ΑΣΣΥ ειδικών καταστάσεων σύμφωνα με τις προαγωγές των συμμαθητών τους…η εν λόγω 
αδικία(παραμονή των ειδικών καταστάσεων στον βαθμό του υπλγου) υφίσταται μόνο στον Ε.Σ ….πουθενά 
αλλού στο ένστολο προσωπικό της χώρας ή στο υπόλοιπο Δημόσιο…..γιατί κύριε Υπουργέ τιμωρείται αυτούς 
που έχουν θέματα με την υγεία τους και τους καθηλώνεται βαθμολογικά και οικονομικά? Εφόσον η Ελληνική 
Δικαιοσύνη αποφάνθηκε πρόσφατα υπέρ τους,να τους αποκαταστήσετε άμεσα με αυτό το νομοσχέδιο…είναι 
δίκαιο ….να πραγματοποιηθεί λοιπόν…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:57 

Σας ευχαριστουμε κυριε Υπουργε αποδειξατε ποσο εντιμος και συνεπης ειστε. Να ειστε παντα καλα και σας 
ευχομαστε καθε επιτυχια

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 
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ΑΛΗΘΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ….που καλό είναι να ενημερωθεί η επιτελική ομάδα του κυρίου υπουργού!!
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
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της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακομη χρόνος ….στην επιτροπή της Βουλής που θα πάει το νομοσχέδιο μετά την 
διαβούλευση όλα αυτά θα συζητηθούν και θα πρέπει να απαντηθούν!!!
Με σεβασμό ΑΠ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:17 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ….που καλό είναι να ενημερωθεί η επιτελική ομάδα του κυρίου υπουργού!!
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
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περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
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αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακομη χρόνος ….στην επιτροπή της Βουλής που θα πάει το νομοσχέδιο μετά την 
διαβούλευση όλα αυτά θα συζητηθούν και θα πρέπει να απαντηθούν!!!
Με σεβασμό ΑΠ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:14 

Κάποια στιγμη, σύντομα δλδ πρεπει να αρθεί εντελώς η αδικια και να γίνει επιτέλους Εξίσωση των εθελοντών 
με τις εθελόντριες…

Διότι είναι ίδιος θεσμός..

Ευχαριστούμε πολύ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Κύριε Υπουργέ
Κύριοι Νομικοί Σύμβουλοι που θα ταξινομησετε τις απόψεις,

Το άρθρο αυτό δείχνει το πάθος των ΑΣΣΥ για βαθμούς, δίκαια ή άδικα. Σκιαγραφουνται απόψεις 
αντιγραφικες, δίκην απουσίας κατάθεσης της προσωπικότητας ενός εκάστου.
Επίσης, αξιολογείται η ποιότητα της υπάρχουσας νοοτροπίας.
Σε κάθε περίπτωση η αξιοκρατία θα έρθει με εξορθολογισμενα αυστηρά κριτήρια εξετάσεων και τυπικά 
προσόντα καθώς και αποκοπή των σταθερών ετών προαγωγής, που το 98% ακολουθεί αυτό το μέτρο.
Αν κάτι επίσης πρέπει να εξεταστεί είναι η παραγόμενη κουλτούρα που όπως εμφαινεται αποτυπώνεται 
αρνητικά. Η συνοχή παρουσιάζεται διαταραγμένη στη διαβουλευση γου νομοσχεδίου, ήδη. Υπήρχε ή 
προέκυψε? Αυτά πρέπει να δείτε, να πραγματωσετε μελέτη και εν συνεχεία να νομοθετησετε. Καλή επιτυχία.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 
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Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:42 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:42 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.

ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει δηλαδή 4 βαθμούς
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
1.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
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απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
2.Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που 
προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον 
ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον 
βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που 
ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με 
αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται ανώτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
2. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
Προτείνεται να περιλειφθεί η περίπτωση των απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων στο σχέδιο 
νόμου.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:48 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:48 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:40

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:46 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

AΞIOTIME KYPIE YΠOYPΓE
OI KATATAΓENTEΣ 91-92-93 EXOYN ENTAXΘEI ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN ME TON N.3883/10 & OXI ME TON 
N.2439/96.
ΠPOΔHΛΩΣ EINAI ΠAPANOMH H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96 ΔIOTI EXOYN TA IΔIA KPITHPIA ΠPOAΓΩΓHΣ 
ΔHΛAΔH ΣTA 19 ETH YΠHPEΣIAΣ,ΣTO ΣΩMA TΩN AΞIΩMATIKΩN.
ΔEN NOMIMOΠOIEITAI H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96.
MONO ENTOΣ TOY N.3883/10 ΔYNATAI NA ΠPOAXΘOYN ΣE TXEΣ.
ΔEN EXOYN TON AΠAITOYMENO XPONO ΔIOIKHΣHΣ.
ΠAPANOMH H ENTAΞH TOYΣ ΣTON N.2439/96.
OΛEΣ OI ΣEIPEΣ AΣΣY ΠPEΠEI NA ENTAXΘOYN ΣTON N.2439/96 & OXI MONO OI 91-92-93.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1993 ( 14η ΣΜΥΝ)
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:34 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το
παρόν σχέδιο νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των
Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995.
Σε αντίθετη περίπτωση δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα
κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996
και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των
οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι
Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου.
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Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις»
πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά
εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το
1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι
διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό
που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο
χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-
95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις
προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά
Αξιωματικοί με μήνες διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια.
Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες
τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για
τις επόμενες σειρές. Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο
συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από
την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,? μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και
δημιουργήσετε νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να
κάνει με ψήφους, δεν έχει να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η
διαβούλευση αυτή, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που
διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:20 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν
πρέπει να είναι ημιτελείς.
Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η
βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία.
Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.
Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.
Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα
νομικό, ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.
Αν νομίζετε πως δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.
Αναρωτηθείτε όμως τούτο:
Αν είχατε διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και εσείς ενώ πληροίτε όλα τα κριτήρια, μπήκατε με την ίδια
εγκύκλιο που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά
από 28 χρόνια προσφοράς !!!):
– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!
– Γιατί ????
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε
άμεσα στο νομοσχέδιο και δείξτε επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και διατάσσομεν».
Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.
Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα σχόλια και να σας τα μεταφέρει.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:29 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!
ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1999

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και
όταν η αδικία συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση)
λάθος, σε λάθος κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το
ίδια πλαίσια νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του
1993 σε 2 χρόνια και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η
επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη
1993 – 1994), βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο,
στρεβλό και ανήθικο τι είναι? Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται
στην εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα
συνταξιοδοτικά διακαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να
εκλαμβάνεται ως μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς
να πρέπει να απευθυνθούν σε δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ
μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται
(βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική
λύση του προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση
του θέματος και μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά.
Δημιουργούμε σύγχυση στους Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του
όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά
από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής
μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο
καθεστώς, η σταδιακής μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν
σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το
εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα
Αξιωματικούς με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους,
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εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει
και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η
διαβούλευση θα φανεί στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1999

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
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Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1999

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1999

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1999

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:45 

Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
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του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:32 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!» Καλή χρονιά!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:08 

Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια το Άρθρο 53 και την ρύθμιση που προκύπτει για τους Απόφοιτους 
Τάξεων 93,94,95.
Επιτρέψτε όμως να εκφράσω τις αντιρρήσεις μου και τις απορίες μου. Για ποιο λόγο δεν συμπεριλαμβάνονται 
στην ρύθμιση και οι Τάξεις 1996 και 1997 ;;;
Όλες αυτές οι Σειρές 1991 εως και 1995 έχουν μπει με την ίδια εγκύκλιο που καθορίζει τα πάντα. Τα πάντα 
όμως. Εξέλιξη, προοπτικές, βαθμούς, αποστρατεία κτλ.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, δώστε την λύση που πρέπει και όχι την λύση που εξυπηρετεί την δεδομένη στιγμή. Δεν
είναι δυνατόν, νόμος του 2010 να επηρεάζει σε τέτοιο εξωπραγματικό βαθμό εισαχθέντες του 1994 και 1995. 
Δεν είναι δυνατόν, Αξιωματικοί των ΕΔ να προσφεύγουν σε δικηγορικά γραφεία για την δικαίωση τους.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε δίκαιη, ηθική, ισότιμη λύση για όλους τους εισαχθέντες 1991 έως και 1995 που 
έχουν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ προχωρήστε χωρίς δεύτερη σκέψη στην ψήφιση του άρθρου 53, έστω και αν σε αυτό 
δεν υπάρχει η παραμικρή αλλαγή για τις σειρές 94-95.

Διατηρώ όμως την ελπίδα μου ότι όταν έρθει το Νομοσχέδιο προς ψήφιση, θα το έχετε αλλάξει. Η επόμενη 
νομοθετική ρύθμιση μπορεί να είναι σε δέκα χρόνια. Όλα θα έχουν τελειώσει τότε.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε στην διαβούλευση, το νόημα που της αξίζει και προχωρήστε σε δίκαιες, 
ισότιμες, ηθικές αλλαγές.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ & Κύριοι, Κυρίες Βουλευτές μην αφήσετε εκκρεμότητες για το «μέλλον» όπως άλλοι, 
δημιουργώντας μείζον θέμα που θα έχει άμεσα πολλαπλές επιπτώσεις ακόμα και στις οικογένειες των 
Αξιωματικών, ακόμα και στα παιδιά τους.
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ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΕΧΟΥΜΕ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ.
ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΚΑΙ ΜΟΝΟ. ΔΙΚΑΙΩΣΤΕ ΜΑΣ.
Καλή Πρωτοχρονιά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:29

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:24 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
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χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
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Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:52 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
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εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:28 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
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ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
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επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
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ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:30

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γεννάται η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί 
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος 
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την 
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
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που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
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ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:19 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμη χρόνος ….στην επιτροπή της Βουλής που θα πάει το νομοσχέδιο μετά την 
διαβούλευση όλα αυτά θα συζητηθούν και θα πρέπει να απαντηθούν!!!
Με Σεβασμό
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
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ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
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μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
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ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
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που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:09

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:11 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:55
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Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ….που καλό είναι να ενημερωθεί η επιτελική ομάδα του κυρίου υπουργού!!
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
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επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακομη χρόνος ….στην επιτροπή της Βουλής που θα πάει το νομοσχέδιο μετά την 
διαβούλευση όλα αυτά θα συζητηθούν και θα πρέπει να απαντηθούν!!!
Με σεβασμό ΑΠ
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Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να 
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διαφυλάξετε την κανονικότητα.Θερμά συγχαρητήρια!
Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ…
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!
ΚΑΛΗ ΠΡΩΤΟΧΡΟΝΙΑ!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες κατά την άποψη μου έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά 
ηθικά & νομικά επιχειρήματα. ΣΤΑ ΙΔΙΑ ΑΚΡΙΒΩΣ ΗΘΙΚΑ & ΝΟΜΙΚΑ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΑ των υπό ρύθμιση Σειρών.
Πρέπει να είστε εσείς, η κυβέρνηση που θα κάνει το απαραίτητο παραπάνω βήμα για επίλυση αυτού του 
θέματος που ταλαιπωρεί Μόνιμα Στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που εισήχθησαν στις ΑΣΣΥ πριν 30 χρόνια.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:45

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση, αν έχουν νοήμα όλα αυτά τα χιλιάδες σχόλια, θα 
φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Θα δούμε λοιπόν που θα δώσετε βάση, τι και αν θα τροποποιήσετε στο επίμαχο άρθρο 53.Μπορείτε ευκόλως να
απομονώσετε τα πολλά ευχαριστήρια μηνύματα που (αντί)γράφτηκαν για να σας δώσουν τα εύσημα. Οπότε, 
όλα καλά, προχωράμε.

Μπορείτε όμως να δώσετε (και) βάση στα σχόλια πέρι αδικίας, ανισότητας, νέας στρεβλότητας που 
δημιουργείται, ακόμα μεγαλύτερη από αυτήν που διορθώνετε εσείς τώρα. Μία αδιανόητη στρεβλότητα.

Οι Σειρές 1991 έως και 1995 έχουν μπει με την ίδια ακριβώς εγκύκλιο. Δεν υπάρχει κάτι άλλο για συζήτηση 
εκτιμώ. Ο διαχωρισμός αυτών των Σειρών είναι από μόνος του παράλογος, αδιανόητος.

ΠΡΕΠΕΙ ΓΙΑ ΑΥΤΟΝ ΤΟΝ ΔΙΑΧΩΡΙΣΜΟ ΝΑ ΔΟΘΕΙ ΑΠΑΝΤΗΣΗ. ΠΡΕΠΕΙ ΓΙΑ ΑΥΤΟΝ ΤΟΝ ΔΙΑΧΩΡΙΣΜΟ ΝΑ ΔΟΘΕΙ 
ΛΥΣΗ.
Σκεφτείτε ότι πέραν των βαθμών, το μέγεθος των δυσμενών αλλαγών που έρχονται σε οικονομικές προοπτικές,
βίαιες αρνητικές αλλαγές, επηρεάζοντας μερίσματα, βοέα, σύνταξη κτλ.
Εύχομαι το Επιτέλειο του Κυρίου Υπουργού να προτείνει λύσεις για το θέμα άμεσα και σε συνεννόηση με το 
Υπουργείο Οικονομικών να επέλθει η απαραίτηση τροποποίηση του άρθρου 53 όταν αρχές Ιανουαρίου έρθει το 
Νομοσχέδιο για ψήφιση στην Ολομέλεια της Βουλής.

Καλή Χρονιά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
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τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 

Κύριοι Συνάδελφοι, Απόφοιτοι Σχολών Υπαξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων!!

Οφείλουμε να δώσουμε τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια στον Υπουργό κα στους αρμόδιους, γιατί η σωστή 
πολιτική τους δράση , έφεραν αποτέλεσμα στα απολύτως δικαιολογημένα και τεκμηριωμένα αιτήματα των 
Σειρών ΑΣΣΥ ΄91 , ΄92 , ’93.
Ένα μεγάλο μπράβο και ένα μεγάλο ευχαριστώ στην Ηγεσία και σε όλους τους κυρίους Βουλευτές που 
στάθηκαν δίπλα στον δίκαιο αγώνα μας. Γιατί πάνω απ’ όλα εκτός του δικαίου του θέματος, ήταν και θέμα 
ηθικό αλλά και νομικό.

Ευελπιστούμε σε ανάλογες δράσεις και στις σειρές ΑΣΣΥ ΄94 και εντεύθεν

Καλή Πρωτοχρονιά!!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
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Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
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ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
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μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

ΕΦΑΡΜΟΓΗ ΤΗΣ ΠΡΟΣΦΑΤΗΣ ΔΙΚΑΣΤΙΚΗΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ ΑΣΣΥ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ.
ΤΟ ΑΡΘΡΟ ΚΙΝΕΙΤΑΙ ΣΤΗ ΣΩΣΤΗ ΚΑΤΕΥΘΥΝΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΦΑΡΜΟΓΗ ΟΣΩΝ ΠΡΟΒΛΕΠΟΤΑΝ ΣΤΗΝ ΕΓΚΥΚΛΙΟ 
ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ 91-93 . ΜΠΡΑΒΟ ΣΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΚΑΙ ΤΟ ΕΠΙΤΕΛΕΙΟ ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΣΤΟΥΣ ΣΥΜΜΑΘΗΤΕΣ ΠΟΥ ΕΚΑΝΑΝ 
ΑΓΩΝΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΔΕΙΞΗ ΤΟΥ ΘΕΜΑΤΟΣ, ΟΤΑΝ ΚΑΠΟΙΟΙ(ΜΕΙΟΨΗΦΙΑ ΕΥΤΥΧΩΣ) ΠΟΥ ΔΗΛΩΝΟΥΝ ΤΑΞΕΙΣ 94-95 
ΗΤΑΝ ΑΠΑΘΕΙΣ ΚΑΙ ΑΜΕΤΟΧΟΙ ΚΑΙ ΤΩΡΑ ΓΡΑΦΟΥΝ ΣΧΟΛΙΑ ΜΕ ΤΑ ΟΠΟΙΑ ΠΡΟΣΒΑΛΛΟΥΝ ΤΟΝ ΕΑΥΤΟ ΤΟΥΣ ΚΑΙ 
ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ ΓΕΝΙΚΟΤΕΡΑ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΣ ΑΣΣΥ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ 1998
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:03 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:10 

Ευχαριστώ τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται
το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-
92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί 
Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ….που καλό είναι να ενημερωθεί η επιτελική ομάδα του κυρίου υπουργού!!

• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
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ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
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μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακομη χρόνος ….στην επιτροπή της Βουλής που θα πάει το νομοσχέδιο μετά την 
διαβούλευση όλα αυτά θα συζητηθούν και θα πρέπει να απαντηθουν!!!Με σεβασμό

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 

Το άρθρο είναι ορθό. Αποτελεί αποτέλεσμα προσπαθειών ετών των εν λόγω εισαχθέντων για αποκατάσταση 
μίας αδικίας και ενός υπουργείου που επιτέλους αποφάσισε να δράσει. Το να αντιδρούν μεταγενέστερες τάξεις 
επιθυμώντας ένταξη είναι εύλογο. Η αντίδραση ωστόσο μεταγενέστερων αλλά ακόμα και προγενέστερων 
τάξεων (!) που επιθυμούν κατάργηση μπορεί να θεωρηθεί ακόμα και ως εκβιασμός.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:41 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα ορθής πολιτικής 
βούλησης και θα πρέπει ομοίως να εφαρμοστεί και στις μεταγενέστερες σειρές ΑΣΣΥ στις οποίες βρίσκει πεδίο 
εφαρμογής.
Ευχαριστούμε πολύ!
Κ.Β, ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να 
διαφυλάξετε την κανονικότητα.Θερμά συγχαρητήρια!
Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να 
διαφυλάξετε την κανονικότητα.Θερμά συγχαρητήρια!
Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:16 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
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δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:06

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:04

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:57 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση, αν έχουν νοήμα όλα αυτά τα χιλιάδες σχόλια, θα 
φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Θα δούμε λοιπόν που θα δώσετε βάση, τι και αν θα τροποποιήσετε στο επίμαχο άρθρο 53.

Μπορείτε ευκόλως να απομονώσετε τα πολλά ευχαριστήρια μηνύματα που (αντί)γράφτηκαν για να σας δώσουν 
τα εύσημα. Οπότε, όλα καλά, προχωράμε.

Μπορείτε όμως να δώσετε (και) βάση στα σχόλια πέρι αδικίας, ανισότητας, νέας στρεβλότητας που 
δημιουργείται, ακόμα μεγαλύτερη από αυτήν που διορθώνετε εσείς τώρα. Μία αδιανόητη στρεβλότητα.

Οι Σειρές 1991 έως και 1995 έχουν μπει με την ίδια ακριβώς εγκύκλιο. Δεν υπάρχει κάτι άλλο για συζήτηση 
εκτιμώ. Ο διαχωρισμός αυτών των Σειρών είναι από μόνος του παράλογος, αδιανόητος.

ΠΡΕΠΕΙ ΓΙΑ ΑΥΤΟΝ ΤΟΝ ΔΙΑΧΩΡΙΣΜΟ ΝΑ ΔΟΘΕΙ ΑΠΑΝΤΗΣΗ. ΠΡΕΠΕΙ ΓΙΑ ΑΥΤΟΝ ΤΟΝ ΔΙΑΧΩΡΙΣΜΟ ΝΑ ΔΟΘΕΙ 
ΛΥΣΗ.

Σκεφτείτε ότι πέραν των βαθμών, το μέγεθος των δυσμενών αλλαγών που έρχονται σε οικονομικές προοπτικές,
βίαιες αρνητικές αλλαγές, επηρεάζοντας μερίσματα, βοέα, σύνταξη κτλ.

Εύχομαι το Επιτέλειο του Κυρίου Υπουργού να προτείνει λύσεις για το θέμα άμεσα και σε συννενόηση με το 
Υπουργείο Οικονομικών να επέλθει η απαραίτηση τροποποίηση του άρθρου 53 όταν αρχές Ιανουαρίου έρθει το 
Νομοσχέδιο για ψήφιση στην Ολομέλεια της Βουλής.

Καλή Χρονιά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:16 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:59 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:11
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Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:14 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:12 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει δηλαδή 4 βαθμούς
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
1.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
2.Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που 
προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον 
ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον 
βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που 
ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με 
αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται ανώτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
2. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
Προτείνεται να περιλειφθεί η περίπτωση των απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων στο σχέδιο 
νόμου.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 

Αξιότιμε κ Υπουργέ

Συγχαρητήρια για την πρόθεση αποκατάστασης βαθμολογικής εξέλιξης των αποφοίτων ΑΣΣΥ όμως για να είναι 
δίκαιο το άρθρο πρέπει να περιλαμβάνει και τις Τάξεις ’96 & ’97 καθώς εισήχθησαν με τα ίδια ακριβώς 
κριτήρια που ίσχυαν απο το 91. Ας κοιτάξει λίγο η επιτροπή ψήφισης του νομοσχεδίου τα δεδομένα και ας 
κρίνει. Ζητούμε ΊΣΗ ΜΕΤΑΧΕΊΡΙΣΗ απο την Κυβέρνηση. Όχι μονομερέις λύσεις και δημιουργία χαοτικών 
προβλημάτων. Οι πολίτες δεν πρέπει να φθάνουν στα δικαστήρια για να ζητου΄ν το δίκιο τους απο το κράτος. 
Είμαστε ψηφορόροι, πρέπει να δίνετε λύσεις. Ελπίζουμε ότι θα μας αντιμετωπίσετε δίκαια.

Με εκτίμηση Αξκός ΣΜΥΝ ’96
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:39 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει δηλαδή 4 βαθμούς
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
1.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
2.Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που 
προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον 
ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον 
βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που 
ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με 
αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται ανώτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
2. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
Προτείνεται να περιλειφθεί η περίπτωση των απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων στο σχέδιο 
νόμου.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:28 

Κ. Υπουργέ
Κάθε κερδοφόρα επιχείρηση στον ιδιωτικό τομέα φροντίζει να προσλαμβάνει εργαζόμενους που για κάθε θέση 
αναλόγως απαιτεί να πληρούνται τα ελάχιστα προσόντα. Απολυτήριο λυκείου, Πτυχία από Πανεπιστήμιο, 
Μεταπτυχιακά…… π ροσκομούνται από τους υποψήφιους οι οποίοι κρίνονται και προσλαμβάνονται σε θέσεις 
ανάλογες με τα προσόντα τους. ΣΚΟΠΟΣ τους η μέγιστη αποδοτικότητα για το μέγιστο ΚΕΡΔΟΣ.
Και ο στρατός μας είναι μια τέτοια κερδοφόρα επιχείρηση με κέρδη που αγγίζουν σε αξία την Ελλάδα μας 
ολάκερη. Απορώ που στελέχη που αγωνίστηκαν να διεκδικήσουν με το διαφανή και αξιοκρατικό θεσμό 
πανελληνίων μια θέση σε σχολές ΑΣΣΥ εκπαιδεύτηκαν ακαδημαϊκά ψυχικά σωματικά για 2 χρόνια ώστε να είναι
αποδοτικοί στο μέγιστο βρίσκονται αντιμέτωποι με υποβάθμιση και απαξίωση με την ΜΗ τήρηση της εγκυκλίου-
συμβολαίου πρόσληψης τους. Την ίδια στιγμή μοιράζεται ξίφη και βαθμούς σε στελέχη άλλης προέλευσης ως 
συγχωροχάρτια του Βατικανού σε ένα νέο αξιοκρατικό Μεσαίωνα καθιστώντας ανούσια την υπαρξη των 
σχολών ΑΣΣΥ.
Η μη τήρηση των εγκυκλίων κατάταξης των πάσα φύσεως στελεχών μόνο αναστάτωση και σύγχιση στο 
στράτευμα φέρνει σε ένα χώρο που η πειθαρχία και σεβασμός στην ιεραρχία θεωρείται αδιαπραγμάτευτη 
προυπόθεση της επιχειρησιακής αποτελεσματικότητας.
Χρόνια πολλά και καλή χρονιά σε όλους ανεξαρτήτως προέλευσής και αξιώσεων.
Με σεβασμό προς όλους
Στέφανος 46 σειρά ΣΤΥΑ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:49 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:18
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:04 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:18 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:23 

Η χρηστή διοίκηση (και όχι Χρηστή Διοίκηση) περιγράφεται στο Άρθρο 41, στα δικαιώματα των πολιτών. Αν το 
διαβάσει κάποιος από αυτούς που το αναφέρουν με τόση ευκολία θα καταλάβουν (αν θέλουν) το δίκαιο αίτημα 
των Σειρών 1994 και 1995 ΑΣΣΥ.
Συχγαρητήρια Κύριε Υπουργέ για το συγκεκριμένο άρθρο. Μακάρι να γίνει η τροποποίηση και να 
συμπεριλάβετε τώρα και τις Σειρές 94 και 95 που έχουν την ίδια ακριβώς εγκύκλιο εισαγωγής με τις υπό 
ρύθμιση Σειρές ΑΣΣΥ 91, 92, 93.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:46 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρώ ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της αδικίας 
που είχε δημιουργηθεί στους απόφοιτους ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί, τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη 
καθώς και τον Ν.3865/2010 αλλά και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που παρέχει το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 (συνεπώς πάλι και για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 01/01/2015 και έπειτα, με δυνατότητα εξαγοράς τριών (3) ετών καταβάλλοντας αντίστοιχη 
εισφορά για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των ΕΔ) και δη του Π.Ν. 
των ετών 1991 έως και 1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής, 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
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Με εφαλτήριο τα ανωτέρω και προκειμένου να επέλθει αποκατάσταση της Ιεραρχικής και Εξελικτικής 
ομαλότητας των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ τάξεων 1995 & 1996, καθότι η προτεινόμενη τροποποίηση του 
άρθρου 37 θα επιφέρει χάσμα τεσσάρων (4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξή, γεγονός που αντίκειται 
στην βάση της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, 
προτείνω όπως εξεταστεί η ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω 
τροποποίηση του άρθρου 37.
Πιστεύω δε ακράδαντα, όπως και όλοι οι απόφοιτοι των ανωτέρω ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ), πως πρώτιστο μέλημα 
του κ. ΥΕΘΑ στο εν λόγω νομοσχέδιο είναι η επίλυση, μια και καλή, των προβλημάτων που επέφερε στις ΕΔ ο 
Ν.3883/2010 και όχι η διαιώνισή τους, με την δημιουργία Αξιωματικών ΑΣΣΥ δύο ταχυτήτων και της πρόκλησης
σύγχυσης για το περί Δικαίου Αίσθημα στις τάξεις του Στρατεύματος.
Αξκός ΑΣΣΥ 15η ΣΜΥΝ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:32 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:23 

Οι σειρές 1991 έως και 1995 έχουν την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής στις Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών. Εκεί 
περιγράφονται τα πάντα σχετικά με προοπτικές, βαθμολογική εξέλιξη, αποστρατεία, συνταξιοδοτικό.

Όλες οι Σειρές ΑΣΣΥ τα ίδια ακριβώς.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δεν υπάρχουν πλέον περιθώρια που θα αφήνουν πάλι κενά και εκκρεμότητες. 
Προχωρήστε στις απαραίτητες διορθώσεις και φέρτε προς ψήφιση το Νομοσχέδιο.

Κάλλη χρονιά με υγεία σε όλους.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:43

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προερχόμενων από ΑΣΣΥ.
Το γενικότερο ερώτημα που προκύπτει, αφορά στην ποιότητα της Δημοκρατίας στη χώρα μας και είναι το εξής:
Για ποιο λόγο δεν εφαρμόζονται από την Κυβέρνηση οι αποφάσεις της Ελληνικής Δικαιοσύνης;
Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. σας έχει κατ’ επανάληψη υποβάλλει προτάσεις
για την βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε να 
αρθεί η στοχοποιημένη (χωρίς εισαγωγικά) μεταχείρισή τους. Το επίμαχο άρθρο 23 του Ν.3883/2010 είχε 
κατατεθεί χωρίς αιτιολογική έκθεση και κανένας δεν αντιλήφθηκε σε τι αποσκοπεί. Έτσι, μετά από χρόνιους 
δικαστικούς αγώνες η ελληνική δικαιοσύνη αποφάσισε την εξάλειψη της αδικίας με την από 30 Σεπ 2021 
απόφασή της, η οποία είναι εις γνώσιν σας.
Το ιστορικό του επίμαχου άρθρου έχει ως εξής: Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό 
για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του 
Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους αυτών του Συνταγματάρχη που είναι ο 
καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους 
ΑΣΣΥ.
Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων από ΑΣΕΙ είναι Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη. 
Των Μονιμοποιηθέντων – Μονιμοποιηθεισών Εθελοντών – Εθελοντριών του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
είναι Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και των Λοιπών Κατηγοριών Στελεχών – Σωμάτων Ασφαλείας – 
Δημοσίου γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, με την οποία το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με 
λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της 
συνταγματικής αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού –
Υπολοχαγού και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
Ο κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
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Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. Έτσι 
όλοι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
Για την εξάλειψη της αδικίας, σας καλούμε να προβείτε:
α. Στην άμεση υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαραγράφων β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής: «ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για 
τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς 
Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής: «5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23
εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν μετά τη 
δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος άρθρου και 
των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα οποία 
εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και 16 
έως 22 του ν. 2439/1996».

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:06 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:34 

Η χρηστή διοίκηση (και όχι Χρηστή Διοίκηση) περιγράφεται στο Άρθρο 41, στα δικαιώματα των πολιτών. Αν το 
διαβάσει κάποιος από αυτούς που το αναφέρουν με τόση ευκολία θα καταλάβουν (αν θέλουν) το δίκαιο αίτημα 
των Σειρών 1994 και 1995 ΑΣΣΥ.
Συχγαρητήρια Κύριε Υπουργέ για το συγκεκριμένο άρθρο. Μακάρι να γίνει η τροποποίηση και να 
συμπεριλάβετε τώρα και τις Σειρές 94 και 95 που έχουν την ίδια ακριβώς εγκύκλιο εισαγωγής με τις υπό 
ρύθμιση Σειρές ΑΣΣΥ 91, 92, 93.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:00 

Η χρηστή διοίκηση (και όχι Χρηστή Διοίκηση) περιγράφεται στο Άρθρο 41, στα δικαιώματα των πολιτών. Αν το 
διαβάσει κάποιος από αυτούς που το αναφέρουν με τόση ευκολία θα καταλάβουν (αν θέλουν) το δίκαιο αίτημα 
των Σειρών 1994 και 1995 ΑΣΣΥ.
Συχγαρητήρια Κύριε Υπουργέ για το συγκεκριμένο άρθρο. Μακάρι να γίνει η τροποποίηση και να 
συμπεριλάβετε τώρα και τις Σειρές 94 και 95 που έχουν την ίδια ακριβώς εγκύκλιο εισαγωγής με τις υπό 
ρύθμιση Σειρές ΑΣΣΥ 91, 92, 93.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:42 

Αξιότιμοι Κύριοι Συνάδελφοι Απόφοιτοι Σχολών Υπαξιωματικών Ενόπλων ΔυνάμεωνΟφείλουμε να δώσουμε τα 
ειλικρινή μας συγχαρητήρια στις Σειρές 91, 92 και 93 γιατί η επιμονή τους και ο αγώνας τους έφεραν 
αποτέλεσμα στα απολύτως δικαιολογημένα και τεκμηριωμένα αιτήματα τους. Μαζί τους μέχρι το τέλος. Τους 
βγάζω το καπέλο. Και δεν χρειάζεται να λένε τίποτα πέραν του ένα απλό ευχαριστώ στην Ηγεσία. Γιατί πάνω 
απ’ όλα έχουν πέρα ως πέρα δίκιο, ηθικά και νομικά.Πρώτα ηθικά και μετά νομικά.Ήταν και είναι αδιανόητο, 
πέρα πάσης λογικής και νομιμότητας και κυρίως ηθικής, νόμοι του 2010 να έχουναναδρομική ισχύ 20 χρόνια 
πριν !!!Με την ίδια λογική δύναται να φτιαχτεί νόμος τώρα, αύριο, χθες και οι ΑΣΣΥ να έχουν βαθμό 
συνταξιοδότησης τον βαθμό του Ανθυπασπιστή. Ή του Σημαιοφόρου. Ή του Αρχικελευστή !!! Τι βολεύει ?? Τι 
εξυπηρετεί το σύστημα ?? Τι εξυπηρετεί για να καλύψουμε τις παθογένειες ?? Τι εξυπηρετεί να καλύψουμε την 
έλλειψη νέου προσωπικού στις Ε.Δ.?? Τι εξυπηρετεί για να καλύψουμε τα τριπλά καθήκοντα του 
προσωπικού ??? Τι εξυπηρετεί το σύστημα για να καλύψουμε ότι δεν έρχεται προσωπικό ούτε για καν για τις 
Σχολές, ούτε για ΕΠ.ΟΠ ??Νομοσχέδιο αύριο με αναδρομική ισχύ 10 χρόνια… και 12… και 15… και 20 !!! ΟΤΙ 
ΕΞΥΠΗΡΕΤΕΙ !!!!Κύριοι Βουλευτές της ΚυβέρνησηςΕυελπιστώ την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσετε τα 
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εύλογα ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να ικανοποιήσετε τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που 
μπήκαν στις ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια 
νομοθεσία.Κύριοι Βουλευτές της ΚυβέρνησηςΕπανεξετάστε τους Νόμους και τα ψηφίσματα. Εξετάστε τις 
Εγκυκλίους εισαγωγής στις Σχολές που βάση αυτών ΕΠΙΛΕΓΑΜΕ το επάγγελμα μας. Επανεξέταση τώρα και 
ρύθμιση όλων των ζητημάτων και των ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ ΣΕΙΡΩΝ ΑΣΣΥ πέραν του 1996. Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι 
μιλάμε για συναδέλφους με 20 και πλέον, χρόνια καριέρα. Και τα πολύ δύσκολα είναι μπροστά. Οτιδήποτε 
άλλο πέραν αυτού θα είναι ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ.ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ ΝΑ ΑΛΛΑΖΟΥΜΕ ΝΟΜΟΘΕΣΙΕΣ ΜΕ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ ΚΑΤΙ 
ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ ΠΙΣΩ.Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες ή χιλιάδες (ναι, χιλιάδες σε λίγες μόνο 
ημέρες) μηνύματα υπάρχει η ίδια άποψη και ευκόλως διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος 
αυτού, η Ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες 
σειρές (1994 και 1995) στο επίμαχο Άρθρο 53.Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη 
νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι η μοναδική λύση που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου 
αίσθημα ξανά στο στράτευμα. Ένα αίσθημα που κοντεύει παντελώς να ισοπεδωθεί στις Ένοπλες Δυνάμεις. Αν 
δεν είναι πλέον αργά.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:03 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς
την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την 
εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά 
της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10.Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με
την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά τηςλογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτόςρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο 
Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την 
ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια 
δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να 
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 
ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις 
που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο 
διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα 
χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της 
οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των 
ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως 
ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη 
σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με 
βαθμό Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και 
εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού
και αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς 
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με 
τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα 
δικαιώματα ,να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο,
προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την 
επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του 
βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της 
ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 
31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-1997(κατάταξη 
1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού 
αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ 
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σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την 
υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που 
έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της 
βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα,
μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και 
επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε 
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.Σε αντίθετη περίπτωση μη 
εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης 
εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της 
αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.Με εκτίμησηΤάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:30 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
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μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:58 

Αξιότιμε κ.Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες, με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να 
διαφυλάξετε την κανονικότητα.Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:30 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλουν στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:34 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:02 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:15 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ΕΔ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:53 

Η Καβάλα σας στήριξε, οι ΑΣΣΥ τάξη ’96 και ’97 περιμένουν να δούν αποτελέσματα. Ας μην φέρετε και άλλη 
απογοήτευση στα σπίτια των. Οι οικογένειες περιμένουν με αγωνία το δίκαιο, ναι στο νομοσχέδιο ΝΑΙ όμως και 
στην ΊΣΗ μεταχείριση, και όχι κανείς δεν ξύπνησε τελευταία στιγμή, το περιθώριο διαμαρτυρίας δίνεται μέχρι 
60 ημέρες απο την προαγωγή η οποία συνέπεσε για τους αποφοιτους ’96 με τη διαβούλευση. Ας δούμε λοιπόν 
τα πργματα καθαρά, κόμμα που υποστηρίχει την αξιοκρατία ας το κανει πράξη. Ευχαριστούμε.
Με εκτίμηση ΑΣΣΥ ’96
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:59 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:42 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια το Άρθρο 53 και την ρύθμιση που προκύπτει για τους Απόφοιτους 
Τάξεων 93,94,95.
Επιτρέψτε όμως να εκφράσω τις αντιρρήσεις μου και τις απορίες μου. Για ποιο λόγο δεν συμπεριλαμβάνονται 
στην ρύθμιση και οι Τάξεις 1996 και 1997 ;;;
Όλες αυτές οι Σειρές 1991 εως και 1995 έχουν μπει με την ίδια εγκύκλιο που καθορίζει τα πάντα. Τα πάντα 
όμως. Εξέλιξη, προοπτικές, βαθμούς, αποστρατεία κτλ.
Καταλαβαίνω ότι έπαιξε πολύ μεγάλο ρόλο η προσφυγή για την δικαίωση αυτή (των Τάξεων 91-92-93) αλλά 
είναι αυτό δικαιολογία να μην συμπεριληφθούν αυτόματα και οι επόμενες 2 σειρές ;;;
Και τι έγινε τώρα που έγινε και άλλη, νέα προσφυγή ;;; Είναι δυνατόν αυτός να είναι η ορθή τακτική για να 
βρεθεί το δίκιο, το ηθικό, το ισότιμο;
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, δώστε την λύση που πρέπει και όχι την λύση που εξυπηρετεί την δεδομένη στιγμή. Δεν
είναι δυνατόν, νόμος του 2010 να επηρεάζει σε τέτοιο εξωπραγματικό βαθμό εισαχθέντες του 1994 και 1995. 
Δεν είναι δυνατόν, Αξιωματικοί των ΕΔ να προσφεύγουν σε δικηγορικά γραφεία για την δικαίωση τους.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε δίκαιη, ηθική, ισότιμη λύση για όλους τους εισαχθέντες 1991 έως και 1995 που 
έχουν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ προχωρήστε χωρίς δεύτερη σκέψη στην ψήφιση του άρθρου 53, έστω και αν σε αυτό 
δεν υπάρχει η παραμικρή αλλαγή για τις σειρές 94-95.Διατηρώ όμως την ελπίδα μου ότι όταν έρθει το 
Νομοσχέδιο προς ψήφιση, θα το έχετε αλλάξει. Η επόμενη νομοθετική ρύθμιση μπορεί να είναι σε δέκα χρόνια. 
Όλα θα έχουν τελειώσει τότε.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε στην διαβούλευση, το νόημα που της αξίζει και προχωρήστε σε δίκαιες, 
ισότιμες, ηθικές αλλαγές.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ & Κύριοι, Κυρίες Βουλευτές μην αφήσετε εκκρεμότητες για το «μέλλον» όπως άλλοι, 
δημιουργώντας μείζον θέμα που θα έχει άμεσα πολλαπλές επιπτώσεις ακόμα και στις οικογένειες των 
Αξιωματικών, ακόμα και στα παιδιά τους.
ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΕΧΟΥΜΕ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ.
ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΚΑΙ ΜΟΝΟ. ΔΙΚΑΙΩΣΤΕ ΜΑΣ.
Καλή Πρωτοχρονιά.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:33 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

Αξκος ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:30 
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;χαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:02 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:32 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:05 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:57 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93χαριστούμε για τη 
βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η 
αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:30 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:49 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:31 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
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Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:11 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλουν στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:23

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:30 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:18 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:22 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:15 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:18 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:52 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:37 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:25 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
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με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, αλλάξει προς το καλύτερο , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ 
στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα ολόκληρα χρόνια. 
Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το θέμα εκεί που 
έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:06 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:46 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να 
διαφυλάξετε την κανονικότητα.Θερμά συγχαρητήρια!
Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να 
διαφυλάξετε την κανονικότητα.Θερμά συγχαρητήρια!
Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:14 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια το Άρθρο 53 και την ρύθμιση που προκύπτει για τους Απόφοιτους 
Τάξεων 93,94,95.
Επιτρέψτε όμως να εκφράσω τις αντιρρήσεις μου και τις απορίες μου. Για ποιο λόγο δεν συμπεριλαμβάνονται 
στην ρύθμιση και οι Τάξεις 1996 και 1997 ;;;
Όλες αυτές οι Σειρές 1991 εως και 1995 έχουν μπει με την ίδια εγκύκλιο που καθορίζει τα πάντα. Τα πάντα 
όμως. Εξέλιξη, προοπτικές, βαθμούς, αποστρατεία κτλ.
Καταλαβαίνω ότι έπαιξε πολύ μεγάλο ρόλο η προσφυγή για την δικαίωση αυτή (των Τάξεων 91-92-93) αλλά 
είναι αυτό δικαιολογία να μην συμπεριληφθούν αυτόματα και οι επόμενες 2 σειρές ;;;
Και τι έγινε τώρα που έγινε και άλλη, νέα προσφυγή ;;; Είναι δυνατόν αυτός να είναι η ορθή τακτική για να 
βρεθεί το δίκιο, το ηθικό, το ισότιμο;

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, δώστε την λύση που πρέπει και όχι την λύση που εξυπηρετεί την δεδομένη στιγμή. Δεν
είναι δυνατόν, νόμος του 2010 να επηρεάζει σε τέτοιο εξωπραγματικό βαθμό εισαχθέντες του 1994 και 1995. 
Δεν είναι δυνατόν, Αξιωματικοί των ΕΔ να προσφεύγουν σε δικηγορικά γραφεία για την δικαίωση τους.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε δίκαιη, ηθική, ισότιμη λύση για όλους τους εισαχθέντες 1991 έως και 1995 που 
έχουν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ προχωρήστε χωρίς δεύτερη σκέψη στην ψήφιση του άρθρου 53, έστω και αν σε αυτό 
δεν υπάρχει η παραμικρή αλλαγή για τις σειρές 94-95.

Διατηρώ όμως την ελπίδα μου ότι όταν έρθει το Νομοσχέδιο προς ψήφιση, θα το έχετε αλλάξει. Η επόμενη 
νομοθετική ρύθμιση μπορεί να είναι σε δέκα χρόνια. Όλα θα έχουν τελειώσει τότε.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε στην διαβούλευση, το νόημα που της αξίζει και προχωρήστε σε δίκαιες, 
ισότιμες, ηθικές αλλαγές.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ & Κύριοι, Κυρίες Βουλευτές μην αφήσετε εκκρεμότητες για το «μέλλον» όπως άλλοι, 
δημιουργώντας μείζον θέμα που θα έχει άμεσα πολλαπλές επιπτώσεις ακόμα και στις οικογένειες των 
Αξιωματικών, ακόμα και στα παιδιά τους.

ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΕΧΟΥΜΕ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ.
ΑΠΟ ΑΥΤΗΝ ΚΑΙ ΜΟΝΟ. ΔΙΚΑΙΩΣΤΕ ΜΑΣ.
Καλή Πρωτοχρονιά.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:32 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:16 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:19 

Tο σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:53

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του δινοντας λυση σε μια αδικια χρονων!

ΣΤΥΑ 92

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:29 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των για τη 
υπόσχεση σας

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:33 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:13 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:27 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:46 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:47 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 06:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 02:06 

Συγχαρητήρια σε όλους τους συναδέλφους των σειρών ’91-’92-’93 για τις προσπάθειες που κατέβαλαν ώστε να
ενημερωθεί η ηγεσία του υπουργείου και να συμπεριληφθεί το εν λόγω άρθρο στο υπο διαβούλευση 
νομοσχέδιο με απώτερο σκοπό να αποκατασταθεί η ιεραρχική ανισότητα και το περί δικαίου αίσθημα. Κύριε 
Υπουργέ, σε συνέχεια αυτής της προσπάθειας, για να ολοκληρωθεί πλήρως και δίκαια, ευελπιστώ πως θα 
μεριμνήσετε να τροποποιηθεί το συγκεκριμένο άρθρο σε σημεία του ώστε: 1. να συμπεριλαμβάνει τις τάξεις 
’96-’97 (με έτη εισαγωγής ’94 και ’95 αντίστοιχα), 2. τις επόμενες αυτών τάξεις με σχετικές διατάξεις ομαλής 
μετάβασης στο πλαίσιο αντίστοιχης άδικης επίδρασης σε αυτές,της εφαρμογής του Ν. 3883/2010 και 3. 
αναγνώριση για τους αξιωματικούς που δυνάμει του συγκεκριμένου άρθρου αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής 
βαθμολογικής προαγωγής, παράλληλου δικαιώματος αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:32 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης

 29 Δεκεμβρίου 2022, 00:34 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 00:41 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 29 Δεκεμβρίου 2022, 00:55 

Αξιότιμε κ. ΥΕΘΑ ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση καταταγέντων 1991,1992 και 1993.
Αξκος ΑΣΣΥ 1992.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:53 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:14 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:14 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:32

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:58 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:14 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:55 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:17 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».

831 

834

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-tropologies-aitiologikes-ektheseis
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-tropologies-aitiologikes-ektheseis


γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:02 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο 
Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την 
ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια 
δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να 
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 
ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις 
που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο 
διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα 
χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της 
οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των 
ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως 
ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη 
σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με 
βαθμό Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και 
εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού
και αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς 
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με 
τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
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αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού
προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους 
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:08 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.
Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:40 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων 
Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες 
διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα 
σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων
αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:02
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 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:30 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:31

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Για τη Βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη, διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της 
ισότητας, ως οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των 
άλλων κατηγοριών προτείνω τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
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και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:48 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.
2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:02 

 «ρουσφετολογικά εισηγμένους στις ΑΣΣΥ στρατιωτικούς» ?
«έχει ο καιρός γυρίσματα θα τα βρείτε μπροστά σας» ?

ΚΑΙ ΠΡΟΣΥΠΟΓΡΑΦΕΙ ΣΑΝ ΑΣΣΥ….ΝΤΡΟΠΗ.

ΝΤΡΟΠΗ ΣΥΝΑΔΕΛΦΕ ΜΟΡΦΩΜΕΝΕ ΜΕ ΅3 χρόνια σπουδών και εισαγωγή με πανελλήνιες΅

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:57 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
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του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:22 

1. Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:48

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:07 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παραγράφου 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:01 

Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:29

Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως
ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:53 
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Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:21 

Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο μία ακόμη αποκατάσταση που αφορά την «Βαθμολογική και 
μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων», η οποία έχει υποβληθεί τεκμηριωμένα και 
εμπεριστατωμένα με επιχειρήματα από την ΠΟΜΕΝΣ, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, ως οι μόνοι που 
παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων κατηγοριών
Συναφώς προτείνονται τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:46

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. σε
συνέχεια του σχετικού, με το οποίο υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση και κατόπιν σχετικού εγγράφου της Ένωσης
Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Λάρισας – Ε.Σ.Π.Ε.Λ., επανέρχεται στο θέμα
της βαθμολογικής και μισθολογικής αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς,
υπηρεσίας εδάφους).

2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να
έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή
παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες
υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν
επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας
γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από
ΑΣΣΥ.

4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ,
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.
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5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους
απονέμονται έως 4 βαθμοί, με αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης
ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της ιεραρχίας προσθέτοντας
επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της
καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια
βρίσκονται σε συνάρτηση του καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται»
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό, έναντι
ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.

6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική
τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων που ανήκουν στην
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί
υπηρεσίας γραφείου των λοιπών Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας,
Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή
διοικητική βαθμολογική και μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν
αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών στρατιωτικού
μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.

7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το
άρθρο 23 και σε ερωτήματα κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και
την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι κυρίως ότι
«Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού
Αξιωματικών που τελούν σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες
προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό νααιτιολογείται.

8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία
που είναι η βασική στρατιωτική αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε
συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από κανόνες. Υποχρέωση όλων
των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις
ανάγκες, με αξιοπρεπή και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη
σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα δείχνοντας την ανάλογη
εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες
επειδή αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική
προκειμένου να εξασφαλίζουν την άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική
ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των
στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται θα πρέπει να
αποτελεί αδιαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια.
Η αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό
είναι αναγκαία μεταξύ τους, για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και
την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. Για την επίτευξη του στόχου
αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία
εμπιστοσύνη.

10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν
παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το
εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του
ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και
το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το
Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη αντισυνταγματική διάκριση την οποία
οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς
συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο
των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.

11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο
και των Αξιωματικών γενικότερα σε εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο,
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να
επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό
βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.

839 

842



β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες
εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή αποκατάσταση της δυσμενής
διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και
διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και
την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος δικαίου στα
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος
να ζει σε μια κοινωνία που δεν νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα
υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την καταπίεση και
την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών
συμβάλει στην βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της
παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν
μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1487-pomens-misthologiki-vathmologiki-ekseliksi-akskon-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR1GiUrk1Uto-FciIfiyVYWi_BL7U4ih6HA0NgS3GMJeEVQp_IxZs4j__NE
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Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
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και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI
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1.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».
γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
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ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:43 

Ένα μεγάλο ευχαριστώ στον Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:21 

Αποκαθίσταται η αδικία και για όσους συμπλήρωσαν 25 έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι την 31-
12-18 , μετά την πρόνοια, που υπήρξε για όσους συμπλήρωσαν 25 έτη στις 31-12-15.
Αξκος ΑΣΣΥ 93
ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:14 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Αποκαθίσταται η αδικία και για όσους συμπλήρωσαν 25 έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι την 31-
12-18 , μετά την πρόνοια, που υπήρξε για όσους συμπλήρωσαν 25 έτη στις 31-12-15.
Αξκος ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:51 

Ένα μεγάλο ευχαριστώ στον Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:47 

Καλησπέρα σας,
ένα πολύ σοβαρό θέμα που δεν έχει συμπεριληφθεί στο νέο νομοσχέδιο είναι οι Αξιωματικοί Ειδικής 
Κατάστασης προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και συγκεκριμένα όσον αφορά την περίπτωση (ε) του 
άρθρου 23 του Ν.3883/2010, η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη της συγκεκριμένης 
κατηγορίαςΑξιωματικών.
Σύμφωνα με τους ν.3865/2010 και ν.4387/2016 «Νέο Ασφαλιστικό για τους Στρατιωτικούς», όσοι θεμελιώνουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 1-1-2015 και μετά, θα συνταξιοδοτούνται με τη συμπλήρωση είτε του 60ού έτους 
της ηλικίας τους είτε 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας 
Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα 
καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα 
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υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα 
περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με 
τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται 
ανωτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
Επιπλέον με τον ν.4472/2017 «Νέο Μισθολόγιο των Ενόπλων Δυνάμεων», τα στελέχη των Ε.Δ. αμείβονται 
πλέον με τον διοικητικό βαθμό που φέρουν και όχι με τον μισθολογικό βαθμό που ίσχυε μέχρι την 31-12-2016, 
με αποτέλεσμα οι διαφορές στις απολαβές των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων εκ ΑΣΣΥ με τους υπολοίπους
Αξιωματικούς εκ ΑΣΣΥ, να είναι μεγάλη, αφού από τα 32 χρόνια υπηρεσίας και μέχρι τα 40 έτη, δεν θα έχουν 
καμία αύξηση στο μισθό τους μέχρι την αποστρατεία τους. Γεγονός που επηρεάζει άμεσα και συνεπακόλουθα 
τον υπολογισμό της σύνταξης, εφάπαξ, μερίσματα και βοηθήματα.
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
Συνεπώς, προτείνεται να παραλειφθεί η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010, όπως και όλες οι 
προγενέστερες περιπτώσεις βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικής Κατάστασης λόγω προβλημάτων 
υγείας, προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και να ισχύσει ότι ισχύει για τους υπόλοιπους 
Αξιωματικούς.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:35 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός , μαζί με την Κυβέρνηση, έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:29 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός , μαζί με την Κυβέρνηση, έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:36 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός , μαζί με την Κυβέρνηση, έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφέυοντας στις μεγαλοστομίες , βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της 
ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την 
κανονικότητα.
Θερμά συγχαρητήρια!
Αξκός ΑΣΣΥ 93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:46 

Σωστή η απόφαση του Υπουργού Άμυνας να επαναφέρει το δίκιο για τις σειρές 91-92-93 καταταγέντες . Τα 
περί υποτιμητικά σχόλια κατώτερων σειρών που αναφέρουν απολυτήρια γυμνασιού και λυκείου , καταδεικνύει 
ότι στα 3 έτη φοιτησής τους σε στρατιωτική σχολή περισσότερο αμόρφωτους τους κατέστησε , με εξαιρέσεις 
φυσικά . Επίσης πρέπει να δοθεί δίκιο και στους Αξιωματικούς ειδικών καταστάσεων ΑΣΣΥ για περαιτέρω 
βαθμολογική τους αποκατάσταση από την στιγμή που οι ΕΔ τους κατανέμουν καθήκοντα και υποχρεώσεις ως 
σαν να μην εχουν αποκτήσει το προβλημα υγείας που έχουν σήμερα και σε σχέση με τους ΕΜΘ και Εθελοντές 
ειδικών καταστάσεων .

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:32 

Κύριε Υπουργέ

Σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:37 

Το σκεπτικό της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο ασαφώς αναλύεται 
στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα παραπληροφόρησης της 
Ηγεσιας!
Λυπουμαστε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:41 

Το σκεπτικό της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο ασαφώς αναλύεται 
στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα παραπληροφόρησης της 
Ηγεσιας!
Λυπουμαστε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:47 

Το σκεπτικό της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο ασαφώς αναλύεται 
στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα παραπληροφόρησης της 
Ηγεσιας!
Λυπουμαστε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:15 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
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αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:55

Τελικά συμφωνούμε όλοι ότι η αποκατάσταση της αδικίας των ΑΣΣΥ 91, 92, 93
αποτελεί σωστή απόφαση του Υπουργείου και χαιρόμαστε γι’ αυτό. Συγχαρητήρια στους συναδέλφους.5

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:33 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:20 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!! Για τις σειρές τις επόμενες όπου αισθάνονται αδικημένοι , δεν έδειξαν τον 
ίδιο ζήλο στα σχόλια για τις σειρές του 1990 καταταγεντες και πρίν . Ξαφνικά άρχισαν να φωνάζουν για αυτά 
που οι σειρές 91-92-93 φώναζαν εδώ και τρία χρόνια .

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:02 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:42

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:17 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ

Με χαρά βλέπουμε να ασχολείστε με την βαθμολογική αποκατάσταση των αποφοίτων ΑΣΣΥ ένα πρόβλημα που 
ταλανίζει εδώ και καιρό τον κλάδο μας. Παρακολουθούμε την πρόθεση της Κυβέρνησης αυτής να 
αποκαταστήσει τους αποφοίτους ΑΣΣΥ μέχρι και το 1995 και μπράβο σας χαιρόμαστε και για τους ίδιους τους 
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συναδέφους μας ειλικρινά. ΟΜΩΣ προφανώς το τμήμα που ανέλαβε την σχεδίαση αυτή παρέλειψε να δεί πως 
και η Τάξη ’96 δεν διαφέρει σε κάποια διαδικασία ή νόμο που να αφορούσε την εισαγωγή των σπουδαστών 
απο τις προηγούμενες. Στην ΣΜΥΝ ειδικά όταν εισαχθήκαμε εκείνο το Φθινόπωρο του ’94 με απλά Ελληνικά 
είμαστε 4 ΤΑΞΕΙΣ, Κυρίες και Κύριοι, 4 διαφορετικές Ταξεις Συνολικά μέσα σε μια Σχολή διετούς φοίτησης, ΝΑΙ 
είναι αλήθεια. Ποια λογική , ποιος νομικός δίκαια σκεπτόμενος, ποιος άνθρωπος θα αποφασίσει να πει πως 
αυτές οι Τέσσερις Τάξεις διαφέρουν μεταξύ τους οπότε ας τους μεταχειριστούμε και διαφορετικά. Κύριοι 
παίζετε με τις σταδιοδρομίες μας με αποφάσεις ζωής με οικογένειες. Δείχνετε αποφασισμένοι να κάνετε κάτι 
καλό, ΚΑΝΤΕ το όμως εξολοκλήρου σωστά. Δώστε μας ένα λόγο στις ερχόμενες εκλογές να δείξουμε την 
εκτίμηση μας, Μας έκοψαν δώρα μισθούς οδοιπορικά τα τελευταία χρόνια, μας υποβάθμισαν την υγειονομική 
περίθαλψη και μας αύξησαν τις υποχρεώσεις σε αποστολές εντός και εκτός Ελλάδας με αστείες αποζημειώσεις, 
τι μας έχει μείνει ; Μόνο το ήθος και η αξιοπρέπεια, δώστε το μας πίσω αυτό που κάποιοι άλλοι άπλωσαν χέρι 
και μας το πήραν. Δείξτε πόσο εκτιμάτε τους Άξιους. Και μην προφασιστείτε θέμα οικονομικό δεν θα σας 
στοιχίσει και το ξέρετε, μάλλον κερδος θα έχετε δείτε όλα τα νούμερα και τη μεγαλύτερη εικόνα. Τώρα είναι η 
ευκαιρία σας.

Με εκτίμηση Αξιωματικός ΑΣΣΥ ’96

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:30 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ Εθνικής Άμυνας,

Διαβάζοντας τα σχόλια της εν λόγω διαβούλευσης ιδιαίτερη εντύπωση προκαλεί σε πλήθος συναδέλφων οι 
όρος ‘’κατάφορη αδικία στελεχών ΑΣΣΥ τάξεως 93,94,95 ‘’ κτλ. Επίσης ιδιαίτερη εντύπωση προκαλεί τα 
τελευταία δύο έτη στελέχη ενώσεων στρατιωτικών ΠΟΜΕΝΣ, ΠΟΕΣ κτλ. να προτείνουν θέσεις και απόψεις μέσω
πολιτικών προσώπων, εκπροσωπώντας απόλυτα χαμηλό ποσοστό συναδέλφων, προφανώς για ψηφοθηρικούς 
λόγους ή για ίδιο όφελος, για τις οποίες ουδέποτε έχουν εξουσιοδοτηθεί από το σύνολο καταταγέντων ΑΣΣΥ 
1991-1993 και δεν αντιπροσωπεύουν σε καμία περίπτωση τις απόψεις του συνόλου του προσωπικού.
Έχοντας ως δεδομένο ότι το σχόλιο θα λάβει την απαραίτητη προσοχή από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και θα
παίξει σημαντικό ρόλο στην τελική διαμόρφωση του παρόντος νομοσχεδίου, και συγκεκριμένα του αρθρ. 53, 
σας αναφέρονται τα ακόλουθα :
α. Ως προς το σταδιοδρομικό κομμάτι:
1. Η προαγωγή στο βαθμό του Σημαιοφόρου τάξεων ΑΣΣΥ καταταγέντων το 1991 και εντεύθεν, 
πραγματοποιήθηκε με το Ν. 3883/10 με την εφαρμογή του από 1-1-11 (με 19 έτη συνολικής υπηρεσίας), 
νωρίτερα κατά 2 έτη των αντίστοιχων Αξιωματικών ΑΣΣΥ καταταγέντων έως το 1990, οι οποίοι ανήκουν στο Ν. 
2439/96 (21 έτη συνολικής υπηρεσίας) και ουδέποτε τέθηκε θέμα άνισης μεταχείρισης ή σταδιοδρομικής 
αποκατάστασης στις μεταβολές έως τον βαθμό του Υποπλοιάρχου και αντιστοίχων.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 όχι μόνο δεν στοιχειοθετούν «δήθεν» ανισότητα ως προς τους αποφοίτους 
ΑΣΣΥ των τάξεων 93-95, αλλά είναι επωφελέστερες και άκρως συμφέρουσες, καθόσον:
(1) Με τον Ν.3883/2010 καταργήθηκε γα τους Αξιωματικούς εξ ΑΣΣΥ ο ελάχιστος και ο μέγιστος χρόνος 
παραμονής τους σε κάθε βαθμό Αξιωματικού, καταργήθηκε ο φραγμός του Μαχίμου και αποσυνδέθηκε η 
προαγωγή από την ύπαρξη ή μη κενών οργανικών θέσεων στους επόμενους βαθμούς, ως απαιτείται στο άρθρο 
5 και 11 του Ν.2439/1996.
(2) Η καθυστέρηση της σταδιοδρομικής εξέλιξης στον καταληκτικό βαθμό Αντιπλοιάρχου αποτελεί ευμενή 
μεταχείριση για τα στελέχη, καθ΄ όσον υπάρχει δυνατότητα παραμονής στην ενέργεια περισσότερα έτη και 
συγκεκριμένα τουλάχιστον 38 αντί 35, με δυναμική παραμονής στο στράτευμα πλέον των 38 ετών με κρίση ως 
΄΄Διατηρητέοι στον αυτό βαθμό΄΄ (τουλάχιστον δύο φορές= 40 έτη) χωρίς να βρίσκονται στη δύσκολη θέση να 
παρακαλέσουν την Υπηρεσία προκείμενου να τεθούν ΕΟΘ, εν αντιθέσει με τα στελέχη που υπάγονται στις 
διατάξεις του προηγούμενου Νομικού πλαισίου του Ν.2439/96, οι οποίοι αποστρατεύονται υποχρεωτικά στα 35 
έτη ως ΄΄Ευδοκίμως τερματίσαντες΄΄.
(3) Ουδείς συνάδελφος δεν θίγει το θέμα για αλλαγή του ορίου ηλικίας έτσι ώστε να εξασφαλίζεται η επιπλέον 
παραμονή στις Ε.Δ, αντιθέτως η αναφορά σε άλλης προέλευσης αξιωματικούς, ενταγμένων σε άλλη επετηρίδα 
(πχ. ΕΜΘ/Εθελόντριες του Ν.705/77 ή του Ν.445/74) γίνεται προς σχηματισμό εντυπώσεων και μόνο, καθόσον 
οι προαναφερθέντες Αξιωματικοί φέρουν καταληκτικό βαθμό Πλωτάρχη.
β. Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, ως προς το οικονομικό κομμάτι, λαμβάνοντας υπόψη την τρέχουσα οικονομική 
συγκυρία παρακαλώ όπως ληφθούν υπόψη τα ακόλουθα:
1. Ιδιαίτερη εντύπωση προκαλεί ο μη σχολιασμός των συναδέλφων ως προς την προαγωγή των Αξιωματικών 
τάξεως 93 (καταταγέντες 91) στο βαθμό του Πλωτάρχη από τον Οκτώβριο του 2021, χωρίς αναδρομική 
καταβολή των οφειλόμενων αποδοχών, δηλαδή απονέμεται ο βαθμός χωρίς οικονομικό αντίκρισμα και χωρίς 
κόστος, με αποτέλεσμα η συγκεκριμένη τάξη να αδικείται με οικονομικό κόστος άνω των 1000ευρώ / στέλεχος.
2. Υπάρχει πλήρη άγνοια από πλήθος συναδέλφων κυρίως ως προς το συνταξιοδοτικό κομμάτι (ΕΦΚΑ) καθώς 
αλλά και για τις υπόλοιπες δικαιούμενες παροχές στελεχών από τα μετοχικά ταμεία (ΕΦΑΠΑΞ, ΒΟΕΑ κτλ.), για 
τα οποία κρίσιμο στοιχείο αποτελεί πλέον η μισθοδοσία της τελευταίας δεκαετίας και όχι ο καταληκτικός 
βαθμός, όπως παλαιότερα. Επιπρόσθετα όποιο στέλεχος επιθυμεί να συνταξιοδοτηθεί με 35ετή υπηρεσία, 
δύναται να πληρώσει τα 5 εκστρατείας και να αποχωρίσει από το στράτευμα.
3. Με την ψήφιση του άρθρου 53 και θέτοντας Αξιωματικούς εξ ΑΣΣΥ στον Ν.2439/96, αυτοί αποστρατεύονται 
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με τη συμπλήρωση 35 ετών στρατιωτικής υπηρεσίας, το οποίο τους οδηγεί σε ιδιαίτερα σημαντική απώλεια 
εισοδήματος λόγω της διαφοράς μισθού-σύνταξης, της τάξης των 400-500 ευρώ μηνιαίως για τουλάχιστον μία 
πενταετία (-30.000 ευρώ), το οποίο μπορεί να αποφευχθεί παραμένοντας στον Ν. 3883/10.
4. Δεν υφίσταται δυνατότητα επιλογής ή μη επιθυμίας υπαγωγής στον Ν.2439/96.
5. Τέλος, ήθελα να επισημάνω ότι κανένα Ευρωπαϊκό κράτος δεν αποστρατεύει στελέχη κάτω των 58 ετών ή με
40 έτη πραγματική συντάξιμης υπηρεσίας (το ηλικιακό όριο των 56 ετών και βαθμός Αντιπλοιάρχου πρέπει 
οπωσδήποτε να τροποποιηθεί).

Με εκτίμηση,

Υποπλοίαρχος (Ε) (τάξεως ΄93, καταταγείς 1991 ΣΜΥΝ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:28

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:28 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:53 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:25 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:49

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:17 
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 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:32 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
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της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:56 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
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του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:30 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
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αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:07 

Oι προκηρύξεις θέσεων για την εισαγωγή υποψηφίων σε σχολές ΑΣΣΥ τα έτη 1991, 1992, 1993 ανέφεραν <>. 
Επιπρόσθετα, φέτος που αποστρατεύθηκε η 39 σειρά ΣΤΥΑ (έτος εισαγωγής 1987), αποστρατεύθηκε με τον 
βαθμό του Σμηνάρχου, και του χρόνου (2023) η 40 σειρά (έτος εισαγωγής 1988) επίσης θα αποστρατευθεί με 
τον βαθμό του Σμηνάρχου. Όλες οι σειρές λοιπόν μέχρι και την 42 ΑΣΣΥ (έτος εισαγωγής 1990) θα 
αποστρατευθούν με τον βαθμό του Σμηνάρχου στα 35 πραγματικά. Το παρόν νομοσχέδιο θα διορθώσει μια 
αδικία για τις επόμενες σειρές ΑΣΣΥ 43,44,45. Μπράβο λοιπόν στον Υπουργό, στον νομοθέτη και σε όλους 
όσους συνετέλεσαν στο να διορθωθεί-αποκατασταθεί αυτή η αδικία. Οι σειρές ΑΣΣΥ είναι η ραχοκοκκαλιά του 
στρατεύματος, η εξάλειψη αυτής της αδικίας θα επιφέρει ξανά την ισορροπία στο στράτευμα, δεδομένου επίσης
ότι ένα (1) χρόνο τώρα (όπως γινόταν κάθε χρόνο) κανείς Σγός δεν έχει προαχθεί σε Επγός εξ΄ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:02 

Oι προκηρύξεις θέσεων για την εισαγωγή υποψηφίων σε σχολές ΑΣΣΥ τα έτη 1991, 1992, 1993 ανέφεραν <>. 
Επιπρόσθετα, φέτος που αποστρατεύθηκε η 39 σειρά ΣΤΥΑ (έτος εισαγωγής 1987), αποστρατεύθηκε με τον 
βαθμό του Σμηνάρχου, και του χρόνου (2023) η 40 σειρά (έτος εισαγωγής 1988) επίσης θα αποστρατευθεί με 
τον βαθμό του Σμηνάρχου. Όλες οι σειρές λοιπόν μέχρι και την 42 ΑΣΣΥ (έτος εισαγωγής 1990) θα 
αποστρατευθούν με τον βαθμό του Σμηνάρχου στα 35 πραγματικά. Το παρόν νομοσχέδιο θα διορθώσει μια 
αδικία για τις επόμενες σειρές ΑΣΣΥ 43,44,45. Μπράβο λοιπόν στον Υπουργό, στον νομοθέτη και σε όλους 
όσους συνετέλεσαν στο να διορθωθεί-αποκατασταθεί αυτή η αδικία. Οι σειρές ΑΣΣΥ είναι η ραχοκοκκαλιά του 
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στρατεύματος, η εξάλειψη αυτής της αδικίας θα επιφέρει ξανά την ισορροπία στο στράτευμα, δεδομένου επίσης
ότι ένα (1) χρόνο τώρα (όπως γινόταν κάθε χρόνο) κανείς Σγός δεν έχει προαχθεί σε Επγός εξ΄ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:43 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:37 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
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υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:57

Σχόλιο του χρήστη 

Στο επερχόμενο νομοσχέδιο με μεγάλη μου απογοήτευση διαπιστώνω τη μεγάλη αδικία που συντελείται και 
αυτή τη φορά σε βάρος των Στελεχών αποφοίτων Παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), όπως η ΣΜΥ 
από την οποία προέρχομαι. Το νομοσχέδιο σε όλη του σχεδόν τη έκταση ρυθμίζει πληθώρα θεμάτων Στελεχών 
έτερων κατηγοριών (πχ αποφοίτων Σχολών Αξκών, ΕΜΘ κλπ), αφήνοντας εκτός νομοσχεδίου ρυθμίσεις 
θεμάτων αποφοίτων ΑΣΣΥ που χρονίζουν, που θα μπορούσαν να είχαν ρυθμιστεί, με τη μεγάλη ευκαιρία που 
δίδεται με το παρόν νομοσχέδιο.  Στο παρόν νομοσχέδιο ρυθμίζεται βαθμολογική εξέλιξη των ΕΜΘ (που στο 
θεσμικό πλαίσιο της πρόσληψής τους και της μετέπειτα μονιμοποίησής τους, δεν υπήρχε πρόβλεψη για 
κατάληξη στο βαθμό του Υπολοχαγού), θεσμός που στα επόμενα χρόνια θα πάψει να υφίσταται στις ΕΔ, αλλά 
παραμένουν ανεπίλυτα ζητήματα Στελεχών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που θα συνεχίσουν επ΄ άπειρον να υφίστανται ως
θεσμός. Το ζήτημα αφορά την βαθμολογική εξέλιξή των Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτων ΑΣΣΥ και 
είναι το σημαντικότερο επαγγελματικό ζήτημα που μας απασχολεί αυτή τη στιγμή, αφού από την έκβασή του 
κρίνεται η εξέλιξή μας, η οποία ευνόητα επηρεάζει καταλυτικά και τις οικογένειές μας. Συγκεκριμένα, το 
ζήτημα αφορά στο άρθρο 23 του Ν. 3883/2010 (γνωστός ως νόμος Βενιζέλου), που καθηλώνει τα Στελέχη 
Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ στο βαθμό του Υπολοχαγού ως καταληκτικό βαθμό με τρόπο άνισο και 
αίολο (και στο βαθμό του Λοχαγού τους Αξιωματικούς Υπηρεσίας Γραφείου αποφοίτους ΑΣΣΥ), την ίδια στιγμή 
που ΕΞΑΙΡΕΙ από τη διάταξη αυτή τα Στελέχη των άλλων κατηγοριών Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας 
(συγκεκριμένα εξαιρεί τις μονιμοποιηθείσες εθελόντριες του Ν. 705/1977 και τους μονιμοποιηθέντες Εθελοντές 
του ΝΔ 445/1974). Επιπλέον στα Στελέχη ΕΥ αποφοίτων ΑΣΣΥ γίνεται διάκριση και ως προς την αναπηρία τους,
που έχει διαγνωστεί με γνωμάτευση της Ανώτατης ΥΓ Επιτροπής του Στρατού (αντίστοιχα ΠΝ, ΠΑ). Η διάκριση 
δεν έχει να κάνει μόνο με την αναγνώριση της αναπηρίας τους και κατ’ επέκταση με την προσήκουσα με βάση 
το νόμους 4074/2012 και 4488/2017 μεταχείριση τους, αλλά έχει να κάνει και με τη διάκριση με τις άλλες 
κατηγορίες εθελοντών Αξιωματικών, που προφανώς αντιμετωπίζονται ως ΑμεΑ και εξαιρέθηκαν της 
περίπτωσης ε΄ του άρθρου 23 του Ν. 3883/2010, ενώ για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ υπάρχει διάκριση, τόσο ως 
ΑμεΑ όσο και ως άλλη κατηγορία Αξιωματικών από εκείνες τις κατηγορίες των Αξιωματικών που προέρχονται 
από εθελοντές. Το σημαντικό αυτό σημείο της περίπτωσης «ε(5)» του άρθρου 23 του Ν. 3883/2010, 
καταδεικνύει με κραυγαλέο τρόπο, αφενός μεν το πόσο άνισα και άδικα αντιμετωπίζει και μεταχειρίζεται ο εν 
λόγω νόμος τους Αξιωματικούς Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ σε σχέση με ως άνω άλλες κατηγορίες 
Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας, αφετέρου δε το πόσο άνισα μεταχειρίζεται τους Αξιωματικούς Ελαφράς 
Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ σε σχέση με τους υπόλοιπους ομοιοβάθμους τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
εξελίσσονται με τον ίδιο νόμο (Ν. 2439/1996). Ι. Ζητήματα – Προβλήματα που εγέρθηκαν Το άρθρο 23 του Ν. 
3883/2010 επέφερε προβλήματα – ζητήματα, που συνεχίζουν να υφίστανται.  Δημιούργησε Στελέχη Ελαφράς 
Υπηρεσίας 2 ταχυτήτων αποφοίτους ΑΣΣΥ. Εκείνους που κρίθηκαν Ελαφράς Υπηρεσίας πριν την εφαρμογή του 
εν λόγω άρθρου (24.9.2010), που εξελίσσονται κανονικά μέχρι το καταληκτικό τους βαθμό και εκείνους που 
κρίθηκαν μετά την εφαρμογή του εν λόγω άρθρου και εξελίσσονται μέχρι το βαθμό του Υπολοχαγού. – Επέβαλε
διάκριση στον καταληκτικό βαθμό ως προς στην προέλευση των Στελεχών, εξαιρώντας από τον καταληκτικό 
βαθμό του Υπολοχαγού τις μονιμοποιηθείσες εθελόντριες του Ν. 705/1977 και τους μονιμοποιηθέντες Εθελοντές
του ΝΔ 445/1974, επιβάλλοντας με τη διάταξη αυτή μια ιδιότυπη «τιμωρία» στα Στελέχη που επέλεξαν να 
σπουδάσουν σε Στρατιωτική Παραγωγική Σχολή, αντί να καταταγούν ως εθελοντές. – Επέφερε κλυδωνισμό στις
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ΕΔ, αφού η διάταξη αυτή δημιουργεί μεγάλο και έντονο προβληματισμό στα Στελέχη της Ενεργού Υπηρεσίας 
(σε όσους δηλαδή δεν αντιμετωπίζουν προβλήματα υγείας και μπορούν να καλύψουν μάχιμες θέσεις), καθότι 
αναρωτιούνται τι θα γίνει με την βαθμολογική τους εξέλιξη αν τύχει και τραυματιστούν στην ειρηνική περίοδο 
κατά την εκτέλεση του καθήκοντος ή τι θα γίνει αν τραυματιστούν κατά τις πολεμικές επιχειρήσεις. Αυτοί οι 
προβληματισμοί επιδρούν αρνητικά στο αξιόμαχο των ΕΔ, αφού τα στελέχη της Ενεργού Υπηρεσίας 
προκείμενου να προστατευτούν από το ενδεχόμενο να μεταφερθούν εξαιτίας σωματικής τους βλάβης (σε 
ειρηνική ή πολεμική περίοδο) στην Ελαφρά Υπηρεσία, λαμβάνουν μέτρα αυτοπροστασίας και αποφυγής 
εκτέλεσης των καθηκόντων τους στο έπακρο ΣΕ ΒΑΡΟΣ ΤΗΣ ΜΑΧΗΤΙΚΗΣ ΙΣΧΥΟΣ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ, 
μαχητική ισχύ που εύλογα είναι απολύτως απαραίτητη για να εκτελέσουν οι ΕΔ την αποστολή τους με τον 
καλύτερο δυνατό τρόπο (είτε στην ειρήνη, είτε στον πόλεμο). – Δεν υπολόγισε, το 2010 που τέθηκε σε 
εφαρμογή, το γεγονός ότι το ενιαίο μισθολόγιο που εφαρμόστηκε μεταγενέστερα, θα καθήλωνε τα εν λόγω 
Στελέχη και μισθολογικά (εκτός από βαθμολογικά), αφού πλέον τα Στελέχη των ΕΔ λαμβάνουν αμοιβές 
σύμφωνα με το φέροντα βαθμό τους, και όχι με ανώτερο μισθολογικό βαθμό που ίσχυε παλαιότερα. Να 
σημειωθεί δε ότι, η καθήλωση στο βαθμό του Υπολοχαγού ΑΠΟΚΛΕΙΕΙ ΚΑΙ ΑΠΑΓΟΡΕΥΕΙ στα Στελέχη αυτά να 
αποζημιωθούν με αποδοχές, σύνταξη, επίδομα τέκνου κλπ με τις κρατήσεις που πλήρωναν με βάση το 
μισθολογικό βαθμό που παλαιότερα έφεραν (πχ: Στέλεχος βαθμού Υπολοχαγού πλήρωνε κρατήσεις για 
σύνταξη, επίδομα τέκνων κλπ με 2/3 ΒΜ Ταξιάρχου και καλείται να απολάβει αποδοχές Υπολοχαγού). – Σε 
συνδυασμό με το άρθρο 10 του υπό διαβούλευση Ν/Σ, οξύνεται ακόμη περισσότερο η άδικη και άνιση 
μεταχείριση των Στελεχών ΕΥ αποφοίτων ΑΣΣΥ έναντι των Εθελοντών Μακράς Θητείας (ΕΜΘ), που ρυθμίζεται 
να έχουν ως καταληκτικό (οι ΕΜΘ) το βαθμό του Υπολοχαγού και ως αποστρατευτικό το βαθμό του Λοχαγού 
και με τον τρόπο αυτό τα Στελέχη Ελαφράς Υπηρεσίας Απόφοιτοι παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών ΑΣΣΥ 
θα υποσκελίζονται από άλλη μια κατηγορία εθελοντών Στελεχών, παρά το γεγονός ότι είναι απόφοιτοι 
Παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών. ΙΙ. Νομικό περίγραμμα του ζητήματος (περιληπτικά) – Το άρθρο 23 του 
Ν. 3883/2010 είναι άρθρο που επιφέρει κατάφορες διακρίσεις και άνιση μεταχείριση σε βάρος των Στελεχών ΕΥ
αποφοίτων ΑΣΣΥ. – Η παράγραφος 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (όπως ισχύει μέχρι σήμερα) καθόρισε την
εφαρμογή του άρθρου 23 του εν λόγω νόμου (Καταληκτικοί Βαθμοί) από τη δημοσίευση του νόμου (24.9.2010),
χωρίς να δίνει το παραμικρό μεταβατικό στάδιο για την εφαρμογή του, επιτείνοντας έτσι το πρόβλημα που 
ούτος ή άλλως δημιούργησε με τα όσα καθόρισε σε βάρος (κυρίως) των αποφοίτων ΑΣΣΥ δημιουργώντας 
αιφνιδιασμό με δυσμενή συνεπακόλουθα. – ΓΙΑ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΙΚΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ ΥΓΕΙΑΣ, που εμφανίστηκαν μετά την 
24.9.2010 και σε κάθε περίπτωση ΔΕΝ ΠΡΟΚΛΗΘΗΚΑΝ ΜΕ ΥΠΑΙΤΙΟΤΗΤΑ ΤΩΝ ΕΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ 
ΑΣΣΥ ΠΟΥ ΝΟΣΗΣΑΝ (καθόσον σε αντίθετη περίπτωση θα υφίστατο ποινικά κολάσιμη εκούσια πρόκληση), οι 
συνέπειες προβάλλουν για τους υπόψη Αξιωματικούς ιδιαίτερα δυσαναλογικές και απρόσφορες, ΑΦΟΥ ΟΛΟΙ ΟΙ 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ (ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ) ΥΠΗΡΕΤΟΥΝ ΥΠΟ ΤΙΣ ΙΔΙΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΕΣ ΣΥΝΘΗΚΕΣ και δεν μπορεί να 
θεωρηθεί ότι κάποιοι εξ αυτών που εκτάκτως ασθενούν μετά την 24.9.2010 πλήττουν το αξιόμαχο των Ενόπλων
Δυνάμεων. Ωστόσο, για τους ΕΥ αποφοίτους ΑΣΣΥ η διάκριση δεν έχει να κάνει μόνο με την αναγνώριση της 
αναπηρίας τους και κατ’ επέκταση με την προσήκουσα με βάση το νόμο 4488/2017 μεταχείριση τους, αλλά έχει
να κάνει και με τη διάκριση με τις άλλες κατηγορίες εθελοντών Αξιωματικών, που προφανώς αντιμετωπίζονται 
ως ΑμεΑ και εξαιρέθηκαν της περίπτωσης ε΄ του άρθρου 23 του Ν. 3883/2010, ενώ για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ 
υπάρχει διάκριση, τόσο ως ΑμεΑ όσο και με τις άλλες κατηγορίες Αξιωματικών που προέρχονται από 
εθελοντές. Η αδικία σε βάρος της εξέλιξής τους προσομοιάζει «ποινικοποίηση της πάθησης ή του νοσήματος», 
που πιθανόν να το υπέστησαν και κατά την εκτέλεση του καθήκοντος, δημιουργώντας πρόσθετο αισθήματα 
άνισης μεταχείρισης και κατωτερότητας έναντι των υπολοίπων Στελεχών, ειδικότερα νεοτέρων τάξεων. 

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:32

Η ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 92,93 αποτελεί ολοκλήρωση της ορθής διοίκησης. Είναι σωστό και έγινε πράξη!!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:34 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
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Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:50 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:06 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
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και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:08 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
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Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:38

Ευχαριστούμε πολύ για την ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91,92,93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:17 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:15 

Η ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91,92,93 αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής διοίκησης

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:12 

Η ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής διοίκησης. Είναι δίκαιο και πρέπει να γίνει πράξη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:59 
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ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
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της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:06 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
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δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:08 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
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την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Κύριε Υπουργέ
Δυστυχώς στις διατάξεις του εν λόγω άρθρου δεν υπάρχει καμιά μέριμνα
για τις μετατάξεις υπαξιωματικών πτυχιούχων ΑΕΙ οι οποίες
> έγιναν σύμφωνα με το Π.Δ 46/2005 στα πλαίσια του Ν. 2439/1996.
Είναι η πλέον αδικημένη κατηγορία στελεχών στην Ελλάδα
>
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> Σύμφωνα με αυτό το Προεδρικό Διάταγμα, απαιτούνταν 11 έτη πραγματικής
> υπηρεσίας (μετά τη σχολή) για μετάταξη σε θέση Ανθυπολοχαγών και
> αντίστοιχων.
>
> Με τον Ν. 2883/2010 τα απαιτούμενα έτη για μετάταξη έπεσαν από τα 11
> στα 5 (πολύ σωστό και μπράβο) αλλά δυστυχώς οι μεταταγεμενοι .του Π.Δ 46/2005
> δεν μπορουν πλεον να εξελιχθουν στα πλαισια της επετηριδας τους μεχρι τον καταληκτικο βαθμο παρα μονο 
μεχρι Αντισυνταγματαρχη και αντιστοιχου αφου υπαγονται στον 3883/10

> Το λέω αυτό για τι ως νέοι ασφαλισμένοι ενταχθήκαμε στις διατάξεις του Ν.
> 3883/10 αλλά η αύξηση των ετών παραμονής δεν μας δίνει το δικαίωμα της
> ομαλής εξέλιξης όπως των νέων μεταταγμένων (κάτι που το είχαμε με τον
> 2439/96).
>
> Η θα πρέπει να προαγόμαστε σύμφωνα με τον 2439/1996 οπως οι σειρες 91-92-93 που γινεται τωρα για να 
έχουμε την
> εξέλιξη της νεας επετηρίδας μας η θα πρέπει να ισχύσει αναδρομικά η
> προϋπόθεση της 5ετης αποφοίτησης (και όχι 11ετης) μετά τη σχολή και για εμάς.
>
>Ο Νόμος 2439/96 προβλέπει για όλους τους μεταταγμένους με το ΠΔ 46/2005 τη χορήγηση πλασματικής 
προϋπηρεσίας αξιωματικού ίση με αυτή του νεότερου τους που προέρχεται από Σχολή Υπαξιωματικών (που 
δυστυχώς δεν δίνεται όπως σε όλους τους αποφοίτους ΑΣΣΥ). Αν χορηγηθεί και ληφθεί όπως πρέπει υπόψη για
τις προαγωγές (όπως σε όλα τα στελέχη 91-92-93) το πρόβλημα θα λυθεί άμεσα.
Εμφανίζεται το παράδοξο στέλεχος από μετάταξη με πτυχίο ΑΕΙ που το επιβράβευσε η υπηρεσία να το 
ξεπερνάει και πάλι σε εξέλιξη πρώην συμμαθητής του από ΑΣΣΥ .
Τραγικό και ΑΠΑΡΑΔΕΚΤΟ…

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Ο εκβιασμός των ΑΣΣΥ 91,92,93 έναντι των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ δεν πρέπει να περάσει σε καμία περίπτωση.
Από τα σχόλιά τους και μόνο καταλαβαίνει κανείς, ότι είναι αλαζόνες και υπερόπτες και το μόνο που τους 
ενδιαφέρει είναι η <> αδιαφορώντας επιδεικτικά και προκλητικά για όλους τους συναδέλφους ΑΣΣΥ που 
ακολουθούν. Κύριε Υπουργέ μην αφήσετε το άδικο να επικρατήσει και τους ανθρώπους των σειρών ΑΣΣΥ 
91,92,93, να διασπείρουν το μίσος στις επόμενες σειρές. Κόψτε τους την έπαρση και την αλαζονεία με την 
απόσυρση του εν λόγω άρθρου 53 και δίνοντας μια συνολική λύση στο θέμα των ΑΣΣΥ! ! Τώρα είναι η στιγμή 
αυτή που πρέπει να ενεργήσετε ώστε να μην διαταραχτεί η εργασιακή ειρήνη και επέλθουν τριβές στο 
Στράτευμα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:04

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
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ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:45

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Συγχαρητήρια στον κ.υπουργο και στο επιτελείο του. Η εν λόγω ρύθμιση διορθώνει αδικίες ετών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:59 

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
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Διοίκησης!»
ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:18 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:13 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

Σας ευχαριστούμε

Υποπλοίαρχος (Ε) Νικόλαος Κοντός ΠΝ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Ευχαριστούμε την ηγεσία του ΥΠΕΘΑ για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91,92,93 στο ίδιο βαθμολογικό 
πλαίσιο, το οποίο αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:58 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
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αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:52 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Το άρθρο που δικαιώνει τις σειρές που εισήλθαν στον στρατό το 91-92-93 ήταν δίκαιο για όλους αυτούς και την
ισοτιμία με τις προηγούμενες σειρές.
Συνεχίστε με παρόμοια μέτρα δικαιοσύνης και ισοτιμίας.
Μπράβο σας

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:51 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Χρόνια Πολλά σε όλους!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:13

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς
αναλύεται στη αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:37 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:24 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:19 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:48 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:20 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:56

Κύριε Υπουργέ,
Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα ορθής ιεράρχησης
της καταστάσεως και σας ευχαριστούμε για αυτό.
Θα ήθελα να τονίσω πως οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε 
στρατιωτική Σχολή, έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους 
ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης των συμμαθητών μας.

ΣΜΥ’95

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:29 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:20
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:46 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:45 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:56 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:47 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:43 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:54 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:54 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:32 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:43 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:20 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:30 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:30 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:20 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:37 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
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ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:07 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:49 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:30 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:25 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:26 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:45 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:06 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:03

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:57 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:34 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή
κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή
του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του
ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10,
με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ,
μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη
γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής
και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός
ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς
αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί
αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των
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Αξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την
ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον
βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του
Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης
υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν
να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!)
εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα
χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη
της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα
των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως
ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο:
Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να
αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που
πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά
της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994
και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και
οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 1997 (κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού
αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου
μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες
οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με
ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί
ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται,
την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου
για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη
εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να
διακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και
πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών
κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:59 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:48 

κ. Υπουργέ ευχαριστούμε για την προσπάθεια που γίνεται από μέρους σας όσον αφορά την αποκατάσταση της 
βαθμολογικής εξέλιξης των στελεχών προέλευσης ΑΣΣΥ για τις τάξεις ’91-’93. Αναμένουμε την ορι;στική λύση.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξ/κών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξ/κοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Ε.Π.Μ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:49 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:25 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Α.Ι.Μ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:24 

Μετά από καιρό έρχεται η σημερνή κυβέρνηση και τερματίζει την μεγάλη αδικία που υπέστησαν οι τάξεις του 
αναφερθέντος νομοσχεδίου. Επιτέλους κύριε ΥΕΘΑ φέρνετε τις τάξεις των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο 
βαθμολογικό πλαίσιο που ορίζει το νομοσχέδιο και αυτό αποτελεί δίκαιη πράξη από μέρους σας.
Ευχαριστούμε εσάς και την κυβέρνηση γιατί τηρήσατε τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο. Το σκεπτικό της δίκαιης 
ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93 αποτελεί για όλους τους συναδέλφους ευχάριστο γεγονός δείχνει ότι η 
ηγεσία αφουγκράζεται τα στελέχη και μας βρίσκει σύμφωνους .

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:11

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

876 

879



 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:15 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:02

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξ/κών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξ/κοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Α.Μ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:13 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:03 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:45 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία των 
σειρών 91,92 και 93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:12

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:43 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:22 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:54 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:30 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:04 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:40 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:39 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και
όταν η αδικία συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση)
λάθος, σε λάθος κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το
ίδια πλαίσια νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του
1993 σε 2 χρόνια και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η
επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη
1993 – 1994), βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο,
στρεβλό και ανήθικο τι είναι? Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται
στην εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα
συνταξιοδοτικά διακαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να
εκλαμβάνεται ως μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς
να πρέπει να απευθυνθούν σε δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ
μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται
(βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική
λύση του προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση
του θέματος και μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά.
Δημιουργούμε σύγχυση στους Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του
όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά
από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής
μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο
καθεστώς, η σταδιακής μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν
σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το
εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα
Αξιωματικούς με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους,
εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει
και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η
διαβούλευση θα φανεί στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:40 

Σας ευχαριστούμε για την δίκαιη πράξη της αποκατάστασης των ζητημάτων των σειρών εισαγωγής 91,92 και 
93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:04 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14 
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στο πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την
αποκατάσταση των Αξκών εξ ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και
δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την
εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των σχολών υπαξιωματικών των
ετών 1993,1994 και 1995. Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει
λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και
των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του Ν.3883/2010. Είναι λοιπόν
πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε να
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο
και βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993, 1994 και
1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α) Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχουν
τουλάχιστον τέσσερα (4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των
προαναφερθέντων Αξκών.
β) Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα
υπάρχει διαφορά 2 βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό
τους.
γ) Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η
νομολογία δημιουργεί δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου
σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του
νομικού τμήματος του Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να
δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται την κατάλληλη βάση επίλυσης των
προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης της εξέλιξης των
αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί
συνειδητή επιλογή (εκ των 60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν
μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και
προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να αποτελώ μέρος του
«πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό
εφαρμόζω τα τελευταία 28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και
χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους συναδέλφους μου.
Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς
αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:57 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:34 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Αξιότιμε κύριε υπουργέ,

Είμαι απόφοιτος ΑΣΣΥ τάξη 1996. Όταν εισήχθην στη σχολή (Σεπτέμβριος 1994) ήμασταν τέσσερις σειρές (12, 
13, 14 και 15). Με το συγκεκριμένο νομοσχέδιο η διαφορά των δύο ετών που υπάρχει στην βαθμολογική 
εξέλιξη μεταξύ της 12ης και της 15ης σειράς εκτοξεύεται στα πέντε χρόνια. Αντίστοιχα η διαφορά της 14ης με 
την 15η από τον ένα χρόνο στα τέσσερα. Όπως μπορείτε να καταλάβετε δημιουργείται μια τεράστια αδικία για 
εμάς που θα συνεχιστεί και στο συνταξιοδοτικό αφού δεν θα μπορέσουμε να φτάσουμε στον καταληκτικό 
βαθμό βάσει της εγκυκλίου που είναι κοινή και για τις προαναφερόμενες σειρές.
Εύχομαι να επιστήσετε την προσοχή σας στο θέμα αυτό που θα προκύψει στο μέλλον και να το επιλύσετε.

Με εκτίμηση,

Μπουρνουσούζης Ελευθέριος

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:47

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:45 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
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έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:05 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:22 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:57 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
45 ΣΤΥΑ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:06

883 

886



Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:42 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:13 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:46

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:43

Ευχαριστούμε θερμά για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η αποκατάσταση 
των στρεβλώσεων και των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:40 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:19 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:50

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Ευχαριστούμε τον κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το 
βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. 
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:23 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:11 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:55 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:48 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:08 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:05 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:54 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:12 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:08 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:01 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
Καλή χρονιά!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:51 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:32 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:04 

Με μεγάλο σεβασμό σε όλους!!!
Το να κοιτάς το συμφέρον της σειράς σου είναι θεμιτό όλοι το κάνουμε
… το να χαίρεσαι και να ευχαριστείς την ηγεσία του υπουργείου όμως για κάτι που ήταν κεκτημένο για όλους 
τους ΑΣΣΥ ΚΑΙ ΘΑ ΤΟ ΚΕΡΔΙΣΕΙΣ ΜΟΝΟ ΕΣΥ Είναι κατακριτέο…
Η άνευ λόγου και αιτίας, δημιουργίας 2 κατηγοριών Αξιωματικών ΑΣΣΥ οι οποίοι έχουν ακριβώς την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής κατά την περίοδο 1991 – 1995 και διέπονται από τους ίδιους ακριβώς κανόνες, θα γίνει 
λογικά σεμινάριο στη Νομική Σχολή Εθνικού και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών. Όποιος μπορεί να 
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καταλάβει και να τεκμηριώσει ουσιώδεις διαφορές σε αυτές τις Σειρές ΑΣΣΥ, του δίνω ειλικρινή συγχαρητήρια. 
Εννοείται πως πρέπει να περάσει το Άρθρο όπως αυτό είναι στην διαβούλευση, δεν χρειάζεται περαιτέρω 
σχολιασμός.
Εννοείται όμως ότι πρέπει σε αυτό να ενσωματωθούν και οι Σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 95.Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των Ενόπλων 
Δυνάμεων.
Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 1994 και 1995, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, αποτελεί 
επιστέγασμα της χρηστής διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:47 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Καλή χρονιά!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:46 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις
ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:45 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
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έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:31 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις
ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:07 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:05 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:32 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:23 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:46 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:41 

Η αποκατάσταση της αδικίας των αποφοίτων ΑΣΣΥ σειρών 91, 92 και 93 είναι στη θετική κατεύθυνση και 
συμβάλλει στην αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου στις ΕΔ.
Ευχαριστούμε την ηγεσία του ΥΠΕΘΑ για την κατανόηση και επίλυση του προβλήματος.
Επόμενες σειρές ΑΣΣΥ χρήζουν αντίστοιχων πρωτοβουλιών.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:07 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:41

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:55

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:07 

Ευχαριστούμε την ηγεσία του ΥΠΕΘΑ για την αποκατάσταση της αδικίας όσον αφορά στη βαθμολογική εξέλιξη 
των ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93 και την ένταξη στο ν.2439/96, σύμφωνα με την εγκύκλιο εισαγωγής στις ΑΣΣΥ.
Το άρθρο 543 συμβάλλει θετικά στο αίσθημα δικαίου στις ΕΔ.
Ευελπιστούμε αντίστοιχες διατάξεις να υπάρξουν μελλοντικά και για τις επόμενες σειρές ΑΣΣΥ μέχρι την 
ημερομηνία ψήφισης του Ν.3883/2010.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Θέλω να ευχαριστήσω εσάς και το επιτελείο σας για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 
91 92 93.Είναι δίκαιο και έγινε πραξη.Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, 
συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων. Εύχομαι η νέα χρονιά να βρει με υγεία 
εσάς και τους οικείους σας.
Καλές Γιορτές.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:58 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.

891 

894



 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:14 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:57 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:29 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:35 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:23 

Ευχαριστούμε την ηγεσία του ΥΠΕΘΑ για την κατανόηση και την αποκατάσταση των αδικιών των σειρών 91, 92 
και 93 ΑΣΣΥ, όσον αφορά στη βαθμολογική τους εξέλιξη.
Το άρθρο 53 συμβάλλει στην αποκατάσταση αισθήματος δικαίου στις ΕΔ.
Ευελπιστούμε σε αντίστοιχη ρύθμιση μελλοντικά και για τις επόμενες σειρές ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:27 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:11

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
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ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:31 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:42 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:41 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ (45η Σειρά ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:03 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:09 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΣΣΥ 93 45 ΣΤΥΑ
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:52 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:52 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:19 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.
Συγχαρητήρια!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:14 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:53 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

45 ΣΤΥΑ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:50 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:43 

894 

897



Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:08 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων….

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:11 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:35 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΣΣΥ 93 (45 ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:30 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:19 

Η δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς αναλύεται στη 
συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, είναι πρoς τη σωστή κατεύθυνση
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:08 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:56 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:02

Η πρότασή μου στο άρθρο αυτό είναι ότι πρέπει να επέλθει μια μικρή τροποποίηση στο θέμα του Χρόνου 
Διοίκησης-Ειδικής Υπηρεσίας.

Τα επόμενα χρόνια λόγω των προαγωγών των Τάξεων ΣΜΥ 93, 94, 95 (Συνολικά για τον στρατό 1000 
Ταγματάρχες μαζί με την ΣΜΥ 92 1300 αλλά και οι Αξκοί εξ ΑΣΕΥ οι οποίοι είναι χοντρικά 1000 για 5 Τάξεις 
συνολικά 2300 στελέχη δεν επαρκούν οι Μονάδες για να ασκήσουν Διοίκηση οι Αξκοί ακόμα και σε βάθος 
χρόνων. Αυτό θα έχει ως αποτέλεσμα την προσπάθεια να βρεθεί Μονάδα για Διοίκηση και μια διελκυστίνδα 
μεταξύ Αξκών και Αξκών-Υπηρεσίας με αρνητικές επιπτώσεις κυρίως στους Αξκους ΑΣΕΥ οι οποίοι θα πρέπει να
έχουν σωστές παραστάσεις για την απόκτηση γνώσεων και εμπειριών.

Και επειδή ο νομοθέτης εξαιρεί ουσιαστικά με το ίδιο πνεύμα του Αξκούς που προέρχονται από την κατηγορία 
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977.

Για τον λόγω αυτό προτείνω η τελευταία παράγραφος να τροποποιηθεί ως:

«Για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που προέρχονται από ΑΣΣΥ δεν είναι απαραίτητη η συμπλήρωση 
του προσόντος του χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 στον βαθμό του 
Λοχαγού-Ταγματάρχη και αντιστοίχων.»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:50 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
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ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:25 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων…

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων..

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:24 
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Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ,χωρίς καμία βαθμολογική επίπτωση σε σχέση με τούς υπολοίπους ΕΜΘ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:38

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός. ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:34 

Ευχαριστούμε τον κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το 
βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. 
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέ ρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμει

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ. 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:18 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:31 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:08 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:43

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:05 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:51 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:37 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:55 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:55

Ευχαριστούμε τον κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το 
βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. 
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

45η ΣΤΥΑ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:47 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:42 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:38 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:36 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:08 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:26 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:23 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και
όταν η αδικία συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση)
λάθος, σε λάθος κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το
ίδια πλαίσια νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του
1993 σε 2 χρόνια και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η
επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη
1993 – 1994), βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο,
στρεβλό και ανήθικο τι είναι? Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται
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στην εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα
συνταξιοδοτικά διακαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να
εκλαμβάνεται ως μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς
να πρέπει να απευθυνθούν σε δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ
μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται
(βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική
λύση του προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση
του θέματος και μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά.
Δημιουργούμε σύγχυση στους Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του
όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά
από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής
μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο
καθεστώς, η σταδιακής μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν
σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το
εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα
Αξιωματικούς με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους,
εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει
και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η
διαβούλευση θα φανεί στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:20 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΣΤΥΑ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93(45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:38 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:29 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93(45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:57 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:02 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:41 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη
Βουλή των Ελλήνων από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες
ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων
των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών
ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-
1997).

Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την
αναιτιολόγητη εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την
παρούσα αναρτημένη διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν
αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που
παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ με απολύτως όμοια κριτήρια και
προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των τεσσάρων ετών, αφού
θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην ιεραρχική αλυσίδα,
το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.

Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου
άρθρου ως ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που
προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους
αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.
445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 31.12.2020. Για
τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται
δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:26
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΣΣΥ 93 (45 ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:00 

Θερμά συγχαρητήρια στον Κο ΥΕΘΑ και στο επιτελείο του για την αποκατάσταση της βαθμολογικής αδικίας των
ΑΣΣΥ 1991-1992-1993 και της επαναφοράς της Ισθησης δικΙου στο στράτευμα … Εύγε ….
Αξκος ΑΣΣΥ 1993

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:52 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:49 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει
μέριμνα άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων
1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις
1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που
δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 3α1/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις
ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των
Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια,
χρόνους προαγωγής καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την
αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ
καθότι με την προτεινόμενη τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα
τεσσάρων (4) ετών (!!!!!) διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που
αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου
σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την
ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996, 1997 στην εν λόγω τροποποίηση του
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άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους
οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:30 

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91,92,93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
αναλύεται στην αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Aξκος ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:08 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΣΤΥΑ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:47 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:38 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:12 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:10 
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Θερμά Συγχαρητήρια για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων Εύγε 
τόσο στον Κο ΥΕθΑ όσο και στο επιτελείο του για την αποκατάσταση αυτής της αδικίας ……
Αξκος ΑΣΣΥ 1993

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:25 

Ευχαριστούμε για την δίκαιη ενσωμάτωση των ΑΣΣΥ 91,92,93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο,το οποίο αναλύεται
στην αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:47 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:03 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:57 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:54 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:41 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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45 ΣΤΥΑ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:16 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:34 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:21

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:59 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:56 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:43 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:28

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:58 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:23 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:20 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:17 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-1992-1993. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:01 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:46 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:30

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:28 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:00 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:59 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:46 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:54 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:33 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:15 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:03 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:52 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:09 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:20 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:07 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

45 ΣΤΥΑ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:51 

911 

914



Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 1993)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:26 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣTYA 45

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:46 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:30 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣTYA 95 (εισαγωγή 1993)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:13 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:01 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:52 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:43

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:20 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:10 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:53

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

913 

916



Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:13 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:12 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:53 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:51 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:47 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:39 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:16 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:17

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:12 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:38 

ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ ΤΟΝ κ. ΥΠΕΘΑ

Με την αξιολογούμενη ρύθμιση διευρύνεται το πεδίο εφαρμογής του
άρθρου 37 του ν. 4494/2017 (Α΄ 165), ώστε να υπαχθούν σε αυτό και οι
αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και συμπλήρωσαν εικοσιπέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι την 31η.12.2018, δηλαδή οι
καταταγέντες στις Ένοπλες Δυνάμεις τα έτη 1991, 1992 και 1993.
Επιπλέον, καθορίζεται ότι οι ανωτέρω αξιωματικοί δεν απαιτείται να
συμπληρώσουν, προκειμένου να προαχθούν, το προσόν του χρόνου
διοίκησης – ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 (Α’ 219).
Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη
διάταξη, διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με
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τους καταταγέντες το έτος 1992. Επομένως, εάν δεν συμπεριληφθούν οι
καταταγέντες το έτος 1993, θα επέλθει διατάραξη της επετηρίδας.

ΑΣΣΥ ΑΞΚΟΣ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:00 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις
ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:30 

Το σκεπτικό της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93 στο άρθρο 53, είναι η αποκατάσταση της αδικίας που είχε 
επιτελεστεί σε προηγούμενο σχέδιο νόμου .Συγχαρητήρια κε Υπουργέ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:27 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:13 

ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ ΤΟΝ κ. ΥΠΕΘΑ

Με την αξιολογούμενη ρύθμιση διευρύνεται το πεδίο εφαρμογής του
άρθρου 37 του ν. 4494/2017 (Α΄ 165), ώστε να υπαχθούν σε αυτό και οι
αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και συμπλήρωσαν εικοσιπέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι την 31η.12.2018, δηλαδή οι
καταταγέντες στις Ένοπλες Δυνάμεις τα έτη 1991, 1992 και 1993.
Επιπλέον, καθορίζεται ότι οι ανωτέρω αξιωματικοί δεν απαιτείται να
συμπληρώσουν, προκειμένου να προαχθούν, το προσόν του χρόνου
διοίκησης – ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 (Α’ 219).
Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη
διάταξη, διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με
τους καταταγέντες το έτος 1992. Επομένως, εάν δεν συμπεριληφθούν οι
καταταγέντες το έτος 1993, θα επέλθει διατάραξη της επετηρίδας.

ΑΣΣΥ93
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:59 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:33 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:27 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις
ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
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αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:18 

ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ !!!
Με την αξιολογούμενη ρύθμιση διευρύνεται το πεδίο εφαρμογής του
άρθρου 37 του ν. 4494/2017 (Α΄ 165), ώστε να υπαχθούν σε αυτό και οι
αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και συμπλήρωσαν εικοσιπέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι την 31η.12.2018, δηλαδή οι
καταταγέντες στις Ένοπλες Δυνάμεις τα έτη 1991, 1992 και 1993.
Επιπλέον, καθορίζεται ότι οι ανωτέρω αξιωματικοί δεν απαιτείται να
συμπληρώσουν, προκειμένου να προαχθούν, το προσόν του χρόνου
διοίκησης – ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 (Α’ 219).
Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη
διάταξη, διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με
τους καταταγέντες το έτος 1992. Επομένως, εάν δεν συμπεριληφθούν οι
καταταγέντες το έτος 1993, θα επέλθει διατάραξη της επετηρίδας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:08

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
ευχαριστούμε.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:58 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:40 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:55 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:50

ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ κυριε ΥΕΘΑ…

Με την αξιολογούμενη ρύθμιση διευρύνεται το πεδίο εφαρμογής του
άρθρου 37 του ν. 4494/2017 (Α΄ 165), ώστε να υπαχθούν σε αυτό και οι
αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και συμπλήρωσαν εικοσιπέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι την 31η.12.2018, δηλαδή οι
καταταγέντες στις Ένοπλες Δυνάμεις τα έτη 1991, 1992 και 1993.
Επιπλέον, καθορίζεται ότι οι ανωτέρω αξιωματικοί δεν απαιτείται να
συμπληρώσουν, προκειμένου να προαχθούν, το προσόν του χρόνου
διοίκησης – ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 (Α’ 219).
Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη
διάταξη, διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με
τους καταταγέντες το έτος 1992. Επομένως, εάν δεν συμπεριληφθούν οι
καταταγέντες το έτος 1993, θα επέλθει διατάραξη της επετηρίδας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:56 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:15 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:45 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:40

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

Ευχαριστούμε τον Κο ΥΕΘΑ! & το Επιτελείο! του, για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 
91 92 93. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου 
στις Τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων.
Επιπρόσθετα ΕΠΙΣΗΜΑΊΝΕΤΑΙ, ότι οι νεότερες Τάξεις ΑΣΣΥ, με έτος εισαγωγής ( 1994 – 1995 ) και εντεύθεν, δεν 
διεκδίκησαν την αποκατάσταση τους, είτε μέσω των συνδικαλιστικών οργάνων εκπροσώπησης μας, στη 
Πολιτική Ηγεσία, ούτε με Ένδικα μέσα…
Ως εκ τούτου είναι εντελώς άδικο… στελέχη τους, να στρέφονται κατά των συναδέλφων τους, με τόσο 
προκλητικό τρόπο…που σε καμία περίπτωση δεν τους τιμά…
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:11 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:47 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:14 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:58 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:54 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:54 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:19 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:58 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
KM

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:58 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:45 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.
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Ευχαριστούμε.
Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:40 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:37 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.
Ευχαριστούμε.
Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:06 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:49 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:43 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:29 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:23 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:17 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:17 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:13 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:52 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων. Λ.Μ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:48 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

925 

928



 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:26 

Συγχαρητήρια στον αξιότιμο κ.ΥΕΘΑ και το επιτελείο του για την οριστική διευθέτηση με το παρόν νομοσχέδιο 
μιας αδικίας που διεπράχθη τα παρελθόντα έτη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:13 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.
ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:41 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:35

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:12 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:54 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
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δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:48 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:46 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:44 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμει

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:10 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
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ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:59 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:59 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:53 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:41 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:39 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:21

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:04 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:56

Συγχαρητήρια στον αξιότιμο κ.ΥΕΘΑ και το επιτελείο του για την οριστική διευθέτηση με το παρόν νομοσχέδιο 
μιας αδικίας που διεπράχθη τα παρελθόντα έτη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:36 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:26 
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Συγχαρητήρια στον αξιότιμο κ.ΥΕΘΑ και το επιτελείο του για την οριστική διευθέτηση με το παρόν νομοσχέδιο 
μιας αδικίας που διεπράχθη τα παρελθόντα έτη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:03

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:39 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:18 

Ευχαριστούμε τον Κο ΥΕΘΑ & το Επιτελείο του, για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 
92 93. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις 
τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:24 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:06 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:50 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:40 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 

Συγχαρητήρια στον αξιότιμο κ.ΥΕΘΑ και το επιτελείο του για την οριστική διευθέτηση με το παρόν νομοσχέδιο 
μιας αδικίας που διεπράχθη τα παρελθόντα έτη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:05

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:58 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:19 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.Θερμά συγχαρητήρια!Αξκός 
ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ! ΑΣΣΥ 93 ΣΜΥΝ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:33 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Τάξη 1991

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:26 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να 
διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:12 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:05 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Τάξη 1992

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:35 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Τάξη 1992

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:18 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:12

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Τάξη 1992

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:18 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου

Αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των 
οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:39 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:31 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:25 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:04 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:45 

Κύριοι, το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
σαφώς αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της 
Χρηστής Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:39 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:12 

Με την κίνησή αυτή διορθώνεται αδικία ετών.
Ευχαριστούμε Πολύ!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:44 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
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κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,

για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από 
ΑΣΣΥ.
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:48 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:50 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:33 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:05 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 Μ.Λ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:45 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:39 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:39 

Tο σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:06 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος.
Έχουν απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά ηθικά & νομικά 
επιχειρήματα.
Δεν είναι δυνατό να χωρίζονται Σειρές ΑΣΣΥ 1991 έως και 1995 που είχαν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο, ίδια 
νομοθεσία, ίδια προοπτική ΝΑ ΧΩΡΙΖΟΝΤΑΙ ΣΤΑ ΔΥΟ. Είναι αδιανόητο, είναι απαράδεκτο. Δεν είναι δυνατον να 
προκύπτει τέτοιο χάσμα, βαθμολογικό, ηθικό, οικονομικό, συνταξιοδοτικό που επηρεάζει ακόμα και τις 
οικογένειες & τα τέκνα των Αξιωμστικών.
Ας είστε εσείς η κυβέρνηση που θα κάνει το απαραίτητο παραπάνω βήμα για επίλυση αυτού του θέματος που 
ταλαιπωρεί Μόνιμα Στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που εισήχθησαν στις ΑΣΣΥ πριν περίπου 30 χρόνια.
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Ας είστε εσείς Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ η κυβέρνηση που θα δείξει ότι η διαβούλευση έχει νόημα ουσιαστικό και 
όχι ευχαριστίες ή επικλήσεις για ρύθμιση και άλλων σειρών ΑΣΣΥ. ΚΑΝΤΕ ΡΥΘΜΙΣΗ ΓΙΑ ΟΛΕΣ ΤΙΣ ΣΕΙΡΕΣ ΑΣΣΥ 
ΠΟΥ ΜΠΗΚΑΝ ΜΕ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΕΓΚΥΚΛΙΟ.

Υ.Γ. Η χρηστή διοίκηση περιγράφεται στο Άρθρο 41 περί δικαιωμάτων πολιτών. Ας την διαβάσουν όσοι την 
επικαλούνται.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:33 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:08 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:23 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:51 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:56 
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:31 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:32 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:31 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
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δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:09 

Με τα περισσότερα από 2700 σχόλια αυτό που καταφέρατε όσοι είστε εναντίον, είναι να μην διαβαστεί κανένα 
σχόλιο. Όσοι κατηγορούν άλλους συναδερφους τους, ανώτερους βαθμολογικά, ως αποφοίτους Λυκείου και 
άλλους μειωτικους και αγενείς χαρακτηρισμούς να είναι απολύτως σίγουροι πως η Παιδεία του καθενός δεν 
έχει να κάνει με τα πτυχία που κατέχει ο καθένας αλλά με την διαγωγή απ το σπίτι του. Η νοοτροπία του να 
πεθάνει η κατσίκα του γείτονα εφόσον εγώ δεν έχω δείχνει αν μη τι άλλο το επίπεδο τους. Να ευχηθώ Καλή 
χρονιά με υγεία σε όλους και καλή καρδιά! Εύχομαι εφόσον περάσει η παρούσα διαταξη και αποκατασταθεί μια
πολύ μεγάλη αδικία, να μπορέσουν και οι Διαμαρτυρόμενοι στο μέλλον να κάνουν κάτι ώστε να μην νιώθουν 
και αυτοί αδικημένοι.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:52 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
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Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:46 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ! Τάξη 95,εισαγωγή πανελλήνιες 1993

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:30 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:31 

Με τα περισσότερα από 2700 σχόλια αυτό που καταφέρατε όσοι είστε εναντίον, είναι να μην διαβαστεί κανένα 
σχόλιο. Όσοι κατηγορούν άλλους συναδερφους τους, ανώτερους βαθμολογικά, ως αποφοίτους Λυκείου και 
άλλους μειωτικους και αγενείς χαρακτηρισμούς να είναι απολύτως σίγουροι πως η Παιδεία του καθενός δεν 
έχει να κάνει με τα πτυχία που κατέχει ο καθένας αλλά με την διαγωγή απ το σπίτι του. Η νοοτροπία του να 
πεθάνει η κατσίκα του γείτονα εφόσον εγώ δεν έχω δείχνει αν μη τι άλλο το επίπεδο τους. Να ευχηθώ Καλή 
χρονιά με υγεία σε όλους και καλή καρδιά! Εύχομαι εφόσον περάσει η παρούσα διαταξη και αποκατασταθεί μια
πολύ μεγάλη αδικία, να μπορέσουν και οι Διαμαρτυρόμενοι στο μέλλον να κάνουν κάτι ώστε να μην νιώθουν 
και αυτοί αδικημένοι.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:33 

Κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της 
ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ ΄93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο προκειμένου να διαφυλάξετε την 
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κανονικότητα.
Θερμά Συγχαρητήρια.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ ΄93 (14η ΣΜΥΝ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:39 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:54 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:54

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:52 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
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να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:52 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:18 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
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— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:12 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:12 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:25 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:19 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:30 
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:29 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:58 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:04 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,

για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από 
ΑΣΣΥ.

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:49 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

945 

948



 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:48 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:39 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:58 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:56 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:

— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:

— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:

— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:53 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:39 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
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δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής
αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου 
και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην 
κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. 
ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:50 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:49 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:26 

Τα πράγματα είναι απλά.
Κινηση 1η. Ικανοποιείται τώρα τις σειρές 1994 και 1995.
Κίνηση 2η. Δηλώνεται ότι θα εξεταστεί η ένταξη μετά τις εκλογές και των επόμενων σειρων ΑΣΣΥ.
Αποτέλεσμα : 10-0

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:16 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:53 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 
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 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:05 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:17 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:29 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
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και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:44 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:40 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:31 

Η άνευ λόγου και αιτίας, δημιουργίας 2 κατηγοριών Αξιωματικών ΑΣΣΥ οι οποίοι έχουν ακριβώς την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής κατά την περίοδο 1991 – 1995, θα γίνει λογικά σεμινάριο στη Νομική Σχολή Εθνικού και 
Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών.
Τι είδους σεμινάριο είναι άλλο θέμα βέβαια.
Όποιος μπορεί να καταλάβει και να τεκμηριώσει ουσιώδεις διαφορές σε αυτές τις Σειρές ΑΣΣΥ, του δίνω 
ειλικρινή συγχαρητήρια.
Εννοείται πως πρέπει να περάσει το Άρθρο όπως αυτό είναι στην διαβούλευση, δεν χρειάζεται περαιτέρω 
σχολιασμός.
Εννοείται όμως ότι πρέπει σε αυτό να ενσωματωθούν και οι Σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 95.
Όλα τα υπόλοιπα είναι λόγια του αέρα, αοριστίες, ευχαριστίες, κακίες, προσωπικές φολοδοξίες. Είναι για 
εμένα αδιανόητο Σειρές ΑΣΣΥ να στρέφονται εναντίον άλλων Σειρών. Και αυτό γίνεται και από τους θιγόμενους 
και από τους ευνοημένους. Απαράδεκτο σε κάθε περίπτωση.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για το 
άρθρο 53, εύχομαι η διαβούλευση να ικανοποιήσει δίκαια (και μόνο) αιτήματα. Καλές γιορτές & καλή χρονιά σε
όλους ανεξαιρέτως. Υγεία.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:57 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
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Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:33 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:01 

Απόσυρση ΤΩΡΑ του επαίσχυντου άρθρου 53 του νομοσχεδίου που επιβραβεύει τους ρουσφετολογικά 
εισηγμένους στις ΑΣΣΥ στρατιωτικούς….. έχει ο καιρός γυρίσματα θα τα βρείτε μπροστά σας….3 χρόνια 
σπουδών και εισαγωγή με πανελλήνιες για να έχουμε βαθμολογική εξέλιξη χειρότερη από αυτούς που 
εισήχθησαν τελειώνοντας το γυμνάσιο ή απλά το λύκειο είναι το λιγότερο ΝΤΡΟΠΗ….

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:26 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:11 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:49 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:18 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:35 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:12 

Ένα μύνημα στους συναδέλφους ΆΣΣΥ ΑΠΟ ΕΝΑΝ ΠΙΟ ΠΑΛΙΟ ΑΠΟΦΟΙΤΟ ΑΣΣΥ….τότε δεν υπήρχαν ΑΣΣΥ που 
μπήκαμε εμείς στις σχολές υπαξιωματικών ( Τάξη 85).Το να κοιτάς το συμφέρον της σειράς σου είναι θεμιτό 
όλοι το κάνουμε
… το να χαίρεσαι και να ευχαριστείς την ηγεσία του υπουργείου όμως για κάτι που ήταν κεκτημένο για όλους 
τους ΑΣΣΥ ΚΑΙ ΘΑ ΤΟ ΚΕΡΔΙΣΕΙΣ ΜΟΝΟ ΕΣΥ Είναι κατακριτέο…
Με μεγάλο σεβασμό σε όλους!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

Η άνευ λόγου και αιτίας, δημιουργίας 2 κατηγοριών Αξιωματικών ΑΣΣΥ οι οποίοι έχουν ακριβώς την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής κατά την περίοδο 1991 – 1995 και διέπονται από τους ίδιους ακριβώς κανόνες, θα γίνει 
λογικά σεμινάριο στη Νομική Σχολή Εθνικού και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών. Όποιος μπορεί να 
καταλάβει και να τεκμηριώσει ουσιώδεις διαφορές σε αυτές τις Σειρές ΑΣΣΥ, του δίνω ειλικρινή συγχαρητήρια. 
Εννοείται πως πρέπει να περάσει το Άρθρο όπως αυτό είναι στην διαβούλευση, δεν χρειάζεται περαιτέρω 
σχολιασμός. Εννοείται όμως ότι πρέπει σε αυτό να ενσωματωθούν και οι Σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 95.

Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις 
των Ενόπλων Δυνάμεων.

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 1994 και 1995, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, αποτελεί 
επιστέγασμα της χρηστής διοίκησης.

Καλή χρονιά σε όλους.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:27 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:09 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:42 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:51 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:06 

Και το ντέρμπι καλά κρατεί.Σκεφτομαι στις 10 Γενάρη τι έχει να γίνει που το νομοσχέδιο θα πάει στην μόνιμη 
επιτροπή εξωτερικών και Άμυνας της Βουλής.Γιατι σίγουρα θα έχουν ενημερωθεί τα μέλη της επιτροπής για το 
τι πάει να γίνει!!!Τώρα αρχίζει το καλυτερο

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:53 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:50 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:03 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:28 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:22

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης. Η κυβέρνηση έκρινε και επραξε σωστα για την αποκατάσταση της αδικίας με το παρόν νομοσχέδιο.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:08 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:44 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:04 

Άμεση απόσυρση του ταξικού αυτού άρθρου που μόνο ΔΙΧΆΖΕΙ τους συναδέλφους ΑΣΣΥ. Παρακαλούμε για τη 
δίκαιη αποκαράσταση όλων των σειρών ΑΣΣΥ που δεν διαφέρουν σε τίποτα μεταξύ τους ούτε εξελικτικά ούτε 
ασφαλιστικά!! Κύριε Υπουργέ σταματήστε την αδικία και την διχόνοια που θα δημιουργηθεί μεταξύ των 
συναδέλφων με την ψήφιση του εν λόγω άρθρου που αφορά μόνο τρεις σειρές 91,92,93. Δώστε τώρα μια λύση 
ενωτική για όλους τους ΑΣΣΥ.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:39 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:39

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης. Η κυβέρνηση έκρινε και επραξε σωστα για την αποκατάσταση της αδικίας με το παρόν νομοσχέδιο.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:57 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:15 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:48 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:28 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.
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Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ 1993.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ 93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:44 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:16 

 «Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!»

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:58 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:04
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Η χρηστή διοίκηση (και όχι Χρηστή Διοίκηση) περιγράφεται στο Άρθρο 41, στα δικαιώματα των πολιτών. Αν το 
διαβάσει κάποιος από αυτούς που το αναφέρουν με τόση ευκολία θα καταλάβουν (αν θέλουν) το δίκαιο αίτημα 
των Σειρών 1994 και 1995 ΑΣΣΥ.
Συχγαρητήρια Κύριε Υπουργέ για το συγκεκριμένο άρθρο. Μακάρι να γίνει η τροποποίηση και να 
συμπεριλάβετε τώρα και τις Σειρές 94 και 95 που έχουν την ίδια ακριβώς εγκύκλιο εισαγωγής με τις υπό 
ρύθμιση Σειρές ΑΣΣΥ 91, 92, 93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:42 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:12 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίαδκδκφδψχχχψχχψψψψψχψχχχχφχχχχχχχχχζζς που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:14 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
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και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
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Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
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ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
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Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:18 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
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εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:50 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:47 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:27 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:08 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 1994 και 1995 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο με το παρών 
προσχέδιο νόμου (άρθρο 53) αποτελεί επιστέγασμα της χρηστής διοίκησης (άρθρο 41, δικαιώματα των 
πολιτών).
Δεν υπάρχει κανένα νομικό πλαίσιο που να μπορεί να δικαιολογήσει με λογικά επιχειρήματα την 
διαφοροποίηση Αξιωματικών ΑΣΣΥ που μπήκαν με την ίδια ακριβώς εγκύκλιο (1991 έως και 1995).
Συγχαρητήρια Κύριε Υπουργέ, καλή χρονιά.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
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τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.
Ευχαριστούμε.
Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
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μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:57 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης! Ευχαριστούμε πολύ!!
Απόφοιτος ΣΜΥ 95

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:42 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να 
διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:55 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:46 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:20 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:37 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:44 

Αξιότιμε Κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου 
ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ ΄93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο προκειμένου να 
διαφυλάξετε την κανονικότητα.
Θερμά Συγχαρητήρια.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ ΄93 (14η ΣΜΥΝ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:55

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:46

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 

970 

973



Διοίκησης!
Ευχαριστούμε!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:02 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:49 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:52

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:25 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:57 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
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Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ. ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:18 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:42 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ ΄91-΄92-΄93 στο ιδιο βαθμολογικό πλαίσιο το οποίο σαφώς 
αναλύεται στην συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης. Ευχαριστούμε πολύ.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ ΄93 (14η ΣΜΥΝ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:15 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του δινοντας λυση σε μια αδικια χρονων!ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:58 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τήρηση της υπόσχεσης του δίνοντας λύση σε μια χρόνια αδικία!
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:48 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:06 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:28 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:53 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:21 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:05 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:02 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:31 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93, στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Η άνευ λόγου και αιτίας, δημιουργίας 2 κατηγοριών Αξιωματικών ΑΣΣΥ οι οποίοι έχουν ακριβώς την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής κατά την περίοδο 1991 – 1995, θα γίνει λογικά σεμινάριο στη Νομική Σχολή Εθνικού και 
Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών.
Τι είδους σεμινάριο είναι άλλο θέμα βέβαια.
Όποιος μπορεί να καταλάβει και να τεκμηριώσει ουσιώδεις διαφορές σε αυτές τις Σειρές ΑΣΣΥ, του δίνω 
ειλικρινή συγχαρητήρια.
Εννοείται πως πρέπει να περάσει το Άρθρο όπως αυτό είναι στην διαβούλευση, δεν χρειάζεται περαιτέρω 
σχολιασμός.
Εννοείται όμως ότι πρέπει σε αυτό να ενσωματωθούν και οι Σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 95.
Όλα τα υπόλοιπα είναι λόγια του αέρα, αοριστίες, ευχαριστίες, κακίες, προσωπικές φολοδοξίες. Είναι για 
εμένα αδιανόητο Σειρές ΑΣΣΥ να στρέφονται εναντίον άλλων Σειρών. Και αυτό γίνεται και από τους θιγόμενους 
και από τους ευνοημένους. Απαράδεκτο σε κάθε περίπτωση.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για το άρθρο 53, εύχομαι η διαβούλευση να ικανοποιήσει δίκαια (και 
μόνο) αιτήματα. Καλές γιορτές & καλή χρονιά σε όλους ανεξαιρέτως. Υγεία.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:23 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:19 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του δινοντας λυση σε μια αδικια χρονων!

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:53 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:49 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 

Ευχαριστούμε κύριε Υπουργέ, για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:36 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:57 

Κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:09 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:17 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:18 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:53

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:44 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:35 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Τάξη 1992

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:56 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:04 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:49 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:19 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:19 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:35 

Ένα μεγάλο ευχαριστώ στον Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
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μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:33 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:31 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:45 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:02

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
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ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:42 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
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Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
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ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:20 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ σε σας και στο επιτελείο σας για την επίλυση θεμάτων και στρεβλώσεων που 
αφορά στο προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων.Συνεχιστε το έργο σας α σύννομα και κατακεραυνωστε τις 
τακτικές εισαγωγής από το παράθυρο όπως ζητουν μικρές ομάδες ανθρώπων με γνώμονα το προσωπικό 
συμφέρον και όχι των ενόπλων δυναμεων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
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μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
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εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
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καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:46 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!AΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:25 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!AΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 
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ΤΟ ΑΡΘΡΟ ΚΙΝΕΙΤΑΙ ΣΤΗ ΣΩΣΤΗ ΚΑΤΕΥΘΥΝΣΗ ΤΗΣ ΔΙΟΡΘΩΣΗΣ ΤΩΝ ΣΤΡΕΒΛΩΣΕΩΝ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ ΤΟΥ 
2010. Η ΑΝΑΚΙΝΗΣΗ ΤΟΥ ΘΕΜΑΤΟΣ ΑΠΟ ΤΙΣ ΤΑΞΕΙΣ 91-93,Ο ΣΥΝΕΧΗΣ ΚΑΙ ΔΙΚΑΙΟΣ ΑΓΩΝΑΣ ΑΠΟΔΙΔΕΙ ΚΑΡΠΟΥΣ, 
ΟΤΑΝ ΚΑΠΟΙΟΙ ΕΛΑΧΙΣΤΟΙ ΠΟΥ ΔΗΛΩΝΟΝΤΑΙ… ΣΤΙΣ ΤΑΞΕΙΣ 94-95 ΔΕΝ ΑΣΧΟΛΗΘΗΚΑΝ ΚΑΘΟΛΟΥ ΜΕ ΤΟ ΖΗΤΗΜΑ
ΟΛΑ ΑΥΤΑ ΤΑ ΧΡΟΝΙΑ ΚΑΙ ΤΩΡΑ ΓΡΑΦΟΥΝ ΔΥΣΤΥΧΩΣ ΑΥΤΑ ΤΑ ΣΧΟΛΙΑ ΠΟΥ ΒΛΕΠΕΙ ΚΑΙ ΓΕΛΑΕΙ Ο ΚΟΣΜΟΣ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:35 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:27 

Συγχαρητήρια στον αξιότιμο κ.ΥΕΘΑ και το επιτελείο του για την οριστική διευθέτηση με το παρόν νομοσχέδιο 
μιας αδικίας που διεπράχθη τα παρελθόντα έτη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:18 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 91 92 93 στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο σαφώς 
αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της Χρηστής 
Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:31 
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:20

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το  παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι  κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των  στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού  καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι  ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:50 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
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ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:35 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:31 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
σαφώς αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της 
Χρηστής Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
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ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
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Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:13
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:32 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 1993)
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
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Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:52 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:54 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
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Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 1993)
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
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εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
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καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:54 

Αξιότιμε κε Υπουργέ κωφεύοντας στις μεγαλοστομίες,
με τιμιότητα βαδίσατε στην επίλυση του χρόνιου ζητήματος της ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα 
στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, προκειμένου να διαφυλάξετε την κανονικότητα.

Θερμά συγχαρητήρια!

Αξκός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:52 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:33 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:31 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:11 

1018 

1021



Δεν θα ξαναεγραφα κάποιο σχόλιο αλλά …!!!

Η ΠΡΩΤΗ ΣΕΙΡΑ ΠΟΥ ΜΠΗΚΕ ΑΠΟ ΠΑΝΝΕΛΑΔΙΚΕΣ ΕΞΕΤΑΣΕΙΣ ΗΤΑΝ ΤΟ
1992 !!!!

Έλεος κάπου !!!
Ούτε αυτό !!!

Για μια ακόμα φορά ευχαριστούμε τον ΥΕΘΑ για την δικαίωση των σειρών 91 92 93.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:09

Κύριε υπουργέ συγχαρητηρια για την μέριμνα στις ένοπλες δυνάμεις και τις λύσεις που δίνετε στα σοβαρά 
προβλημματα του προσωπικου

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:09 

Συγχαρητήριο στον κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το 
βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
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υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:32 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 
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Ευχαριστούμε τον κ. ΥΕΘΑ για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 91, 92 και 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ΕΔ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:46 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:23 
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Κύριε υπουργέ συγχαρητήρια για το έργο σας

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Συγχαρητήρια στον κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το 
βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. 
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:05 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:25 

Ευχαριστουμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Το σκεπτικό της δίκαιης ενσωμάτωσης των ΑΣΣΥ 93 και προγενέστερα στο ίδιο βαθμολογικό πλαίσιο, το οποίο 
σαφώς αναλύεται στη συνοδευτική αιτιολογική έκθεση του παρόντος σχεδίου, αποτελεί επιστέγασμα της 
Χρηστής Διοίκησης!
Ευχαριστούμε πολύ!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:53

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:49 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:28 

Ευχαριστούμε για τη νομοθετική πρωτοβουλία αναφορικά με τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 
καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο 
αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:42 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Συγχαρητήρια στον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:57 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:05 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:04 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:25

Θεωρούμε πολύ σωστή την απόφαση αυτή και την σύνταξη του νομοσχεδίου έγκυρη καθώς ύστερα από αρκετό
καιρό έρχεται μια βαθμολογική ισορροπία στα πολλά στελέχη που αδικήθηκαν μετά από τον άδικο νόμο 
Βενιζέλου. Η σημερινή κυβέρνηση αποδεικνύει ότι αφουγκράζεται τον παλμό των χιλιάδων στελεχών των 
ενόπλων δυνάμεων και αποφέρει δικαιοσύνη. Οι οικογένειες όλων αυτών των στελεχών σας ευχαριστούμε που 
αφουγκρασθήκατε και ανταποκριθήκατε στο δίκαιο αίτημα τους.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Συγχαρητήρια στον κ. ΥΕΘΑ, και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν νομοσχέδιο νόμου 
αποκαθίσταται το βαθμολογικό ζήτημα των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν
κατά τα έτη 1991-92-93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:27 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.ΑΣΣΥ 94

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:19

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:09 

Σας ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:16 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
ΑΣΣΥ
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:48 

ΣύνδεσμοςΕυχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη 
αδικία στο βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.ΑΣΣΥ 93

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Ευχαριστούμε !!!
Τον κ. ΥΕΘΑ και το επιτελείο του.
Τρέχουν ένα μεγάλο νομοσχέδιο με πολλά άρθρα!
Ευχαριστούμε για την διόρθωση της αδικίας ΑΣΣΥ 91 92 93.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:38 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:27 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:16 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:28 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:24 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:42 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:09 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:45

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:07 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:52 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:45 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:08 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου & 
όπως αυτό θα τροποποιηθεί στην τελική του μορφή, επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1994 και 1995. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται 
οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των 
στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η 
κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Συγχαρητήρια Κύριε Υπουργέ που τροποποιήσατε τις Σειρές που βρίσκονται ατο προσχέδιο Νόμου όπως απαιτεί
το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο.

Σας ευχαριστούμε και θα σας το δείξουμε εμπράκτως.

Καλή χρονιά.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:33 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:45 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Αξιότιμε κ. ΥΕΘΑ,
να επανεξεταστεί το παρόν σχέδιο νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των
Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με 
αυτόν τον τρόπο δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό 
που υπάρχει τώρα, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι 
στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία 
και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να 
συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:53 
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Ευχαριστούμε κύριε Υπουργέ, για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
ενόπλων δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Τάξη 1992

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:46 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:21 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
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έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:24 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:46

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).

Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.

Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:18 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:52 

Στο άρθρο 53 θα πρέπει να προστεθεί «Για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
δεν είναι απαραίτητη η συμπλήρωση του προσόντος του χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 
του ν. 2439/1996 στους βαθμούς του Λοχαγού, Ταγματάρχη και αντιστοίχων.»
Αν δεν προστεθεί η λέξη «Ταγματάρχης» θα πρέπει αναγκαστικά ο αξιωματικός μετά από τριάντα χρόνια 
υπηρεσίας να μετατεθεί ξανά, για τουλάχιστον δώδεκα μήνες, σε θέση που γράφει εξολοκλήρου χρόνο 
διοίκησης. Λαμβάνοντας υπόψη τις αυξημένες οικογενειακές υποχρεώσεις μια ακόμη μετακίνηση μετά από τόσα
χρόνια υπηρεσίας θα αποτελέσει σοβαρό πλήγμα στον οικογενειακό προγραμματισμό.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Ο ορισμός της φωτογραφικής διάταξης που δεν παράγει δίκαια σταθμισμένο αποτέλεσμα. Η αδικία είναι 
ολοφάνερη, υποτιμώντας χιλιάδες στελεχών για να «αποκατασταθούν» μόνο οι ημέτεροι. Άμεση διεύρυνση της 
καλυπτομενης περιόδου τουλάχιστον μέχρις 31 ΔΕΚ 2000. Όλοι ακολουθούμε τον 3883/2010 από εφαρμογής 
του, πως ορισμένοι αξιώνουν προνομιακή μεταχείριση για την πάρτη τους; Αρκετοί μάλιστα απ’ τους 
ευεργετούμενους δεν εισήλθαν στις Σχολές με Πανελλαδικές, χωρίς αυτό να αποτελεί μομφή σε καμία 
περίπτωση. Όλοι στις ίδιες σχολές φοιτήσαμε και πρέπει να έχουμε κοινή πορεία και εξέλιξη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:04 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:29 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:10

Επέκταση των ευεργετικών διατάξεων μέχρι τους καταταγέντες το έτος 2010 είναι η μοναδική δίκαιη λύση προς
άρση κάθε δυσαρμονίας που θα προκαλέσει η παρούσα ανεπίτρεπτη ρύθμιση που έχει φωτογραφικό 
περιεχόμενο και έχει προκαλέσει τον προβληματισμό δεκάδων Τάξεων αποφοίτων ΑΣΣΥ. Οτιδήποτε λιγότερο 
θα προκαλέσει προβλήματα μεγαλύτερα στο μέλλον..

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Μη αποδεκτή ρύθμιση χωρίς ιστορικό προηγούμενο. Προκαλεί τη νοημοσύνη χιλιάδων στελεχών ΑΣΣΥ που 
έχουν καταθέσει αίμα και ιδρώτα για να καρπώνονται ορισμένες συντεχνίες οφέλη που εγείρουν πολλά 
ερωτήματα. Η υφέρπουσα δυσαρέσκεια γίνεται ποτάμι αγανάκτησης και πικρίας για το θέμα. Άμεση απόσυρση 
της διάταξης ή επέκταση των ευεργετικών διατάξεων αυτής μέχρι τους καταταγέντες το έτος 2010, οπότε 
εφαρμόστηκε ο ν.3883/10 που αφορά όλους τους καταταγέντες από 1 Ιαν 1991, χωρίς διακρίσεις και 
ομαδοποιήσεις εκ του πονηρού.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Ευχαριστούμε τον κύριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του δινοντας λυση σε μια αδικια χρονων!

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:27 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:37 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:26 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια
αντιμετώπιση ;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς
και 15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η
τον Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η
15η σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και
είχαν ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται
σταθερότητα και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να
επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί
οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ
ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ
ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή
της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να
ξεχνάμε ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και
ας αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:27 

Υπάρχει ένα πολύ σοβαρό θέμα που δεν έχει συμπεριληφθεί στο νέο νομοσχέδιο είναι οι Αξιωματικοί Ειδικής 
Κατάστασης προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και συγκεκριμένα όσον αφορά την περίπτωση (ε) του 
άρθρου 23 του Ν.3883/2010, η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη της συγκεκριμένης κατηγορίας 
Αξιωματικών.
Σύμφωνα με τους ν.3865/2010 και ν.4387/2016 «Νέο Ασφαλιστικό για τους Στρατιωτικούς», όσοι θεμελιώνουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 1-1-2015 και μετά, θα συνταξιοδοτούνται με τη συμπλήρωση είτε του 60ού έτους 
της ηλικίας τους είτε 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας 
Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα 
καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα 
υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα 
περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με 
τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται 
ανωτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
Επιπλέον με τον ν.4472/2017 «Νέο Μισθολόγιο των Ενόπλων Δυνάμεων», τα στελέχη των Ε.Δ. αμείβονται 
πλέον με τον διοικητικό βαθμό που φέρουν και όχι με τον μισθολογικό βαθμό που ίσχυε μέχρι την 31-12-2016, 
με αποτέλεσμα οι διαφορές στις απολαβές των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων εκ ΑΣΣΥ με τους υπολοίπους
Αξιωματικούς εκ ΑΣΣΥ, να είναι μεγάλη, αφού από τα 32 χρόνια υπηρεσίας και μέχρι τα 40 έτη, δεν θα έχουν 
καμία αύξηση στο μισθό τους μέχρι την αποστρατεία τους. Γεγονός που επηρεάζει άμεσα και συνεπακόλουθα 
τον υπολογισμό της σύνταξης, εφάπαξ, μερίσματα και βοηθήματα.
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
Συνεπώς, προτείνεται να παραλειφθεί η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010, όπως και όλες οι 
προγενέστερες περιπτώσεις βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικής Κατάστασης λόγω προβλημάτων 
υγείας, προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και να ισχύσει ότι ισχύει για τους υπόλοιπους 
Αξιωματικούς.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Με αυτό το σύνθημα πιστέψαμε στην Νέα Δημοκρατία. Η κυβέρνηση των «αρίστων». Και έρχεται το ΑΡΘΡΟ 53 
και με έναν επαίσχυντο τρόπο, ξεφτιλίζει τους εισαχθέντες στις ΑΣΣΥ το έτος 1994. Μετά λοιπόν από 28 χρόνια 
υπηρεσίας, η κυβέρνηση με αυτό το άρθρο ΤΙΜΩΡΕΙ την ΠΡΩΤΗ ΣΕΙΡΑ ΠΟΥ ΕΙΣΗΧΘΕ ΣΤΙΣ ΑΣΣΥ ΜΕΣΩ 
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ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΩΝ ΕΞΕΤΑΣΕΩΝ. Δημιουργεί ένα αδιανόητο & ανεξήγητο χάσμα μεταξύ Αξιωματικών, βαθμολογικό 
& οικονομικό. Η συμπεριφορά ΑΥΤΗΣ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ προκαλεί θλίψη και οργή. Θλίψη γιατί βλέπεις 
ανθρώπους που ψήφισες και πίστεψες, να λειτουργούν άδικα, να λειτουργούν με αδιαφορία, να λειτουργούν 
επιπόλαια χωρίς την παραμικρή αίσθηση δικαιοσύνης & ηθικής. Προκαλεί οργή γιατί συμπεριφέρεται ΧΩΡΙΣ 
ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Η κυβέρνηση των ΑΡΙΣΤΩΝ απέτυχε παταγωδώς και μας 
εξέπληξε ανάπαντεχα δυσάρεστα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:11 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:13 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:47 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:45 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:21 
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στο πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την
αποκατάσταση των Αξκών εξ ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και
δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την
εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των σχολών υπαξιωματικών των
ετών 1993,1994 και 1995. Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει
λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και
των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του Ν.3883/2010. Είναι λοιπόν
πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε να
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο
και βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993, 1994 και
1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α) Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχουν
τουλάχιστον τέσσερα (4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των
προαναφερθέντων Αξκών.
β) Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα
υπάρχει διαφορά 2 βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό
τους.
γ) Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η
νομολογία δημιουργεί δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου
σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του
νομικού τμήματος του Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να
δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται την κατάλληλη βάση επίλυσης των
προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης της εξέλιξης των
αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί
συνειδητή επιλογή (εκ των 60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν
μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και
προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να αποτελώ μέρος του
«πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό
εφαρμόζω τα τελευταία 28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και
χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους συναδέλφους μου.
Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς
αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:36 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:42 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:12 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:56 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:16 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:38 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:39 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:25 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 

Με την ψήφιση του άρθρου 53 του παρόντος σχεδίου νόμου γίνεται μετακύλιση της βαθμολογικής αδικίας από 
τις τάξεις 1993,1994 και 1995 στις επόμενες τάξεις….ένα σωστό νομοσχέδιο θα ελύνε το πρόβλημα και δεν θα 
το μετέθεται…. δημιουργείτε η εντύπωση ότι ο νομοθέτης το κάνει εσκεμμένα έτσι ώστε να αφήσει ανοιχτό το 
ζήτημα στις επόμενες τάξεις με σκοπό να κερδίσει ψήφους στο μέλλον το εκάστοτε κόμμα τάζοντας και πάλι 
την επίλυση του ζητήματος στις επόμενες τάξεις ΑΣΣΥ….το ποιο περίεργο όμως από όλα είναι η έκδηλη χαρά 
ορισμένων <> τάξεων 93,94 και 95 οι οποίοι δικαιολογημένα χάρηκαν που το πρόβλημα λύθηκε για αυτούς 
αλλά η μεγαλύτερη χαρά τους είναι το γεγονός ότι το ζήτημα δεν λύθηκε για όλους….τέτοιο αντισυναδελφισμό 
μεταξύ των αποφοίτων ΑΣΣΥ πραγματικά δεν μπορώ να τον αντιληφθώ….τους ΕΜΘ και τους ΕΠΟΠ ούτε στο 
μικρό τους δάκτυλο δεν τους φτάνουμε….ΣΥΝΕΧΙΣΤΕ λοιπόν να χαίρεστε και να ευχαριστείτε τον κύριο 
Υπουργό που έλυσε το προβλημα για εσάς και που <>και άφησε τους υπόλοιπους ΑΣΣΥ απέξω…..

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:12 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:25 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:17 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:03 
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Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:09 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:16 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:12

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
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ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:20 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:15 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 

Δημόσια Διαβούλευση: Λήμμα το οποίο αναφέρεται στην διαδικασία κατά την οποία ζητείται η συμβολή των 
πολιτών σε θέματα που τους αφορούν.
Δυστυχώς κάτι τέτοιο δεν διαφαίνεται να συμβαίνει παρακολουθώντας τον σχολιασμό των άρθρων 53 & 81. 
Συγκεκριμένα ποια είναι η συμβολή αναγράφοντας ανακρίβειες, κακεντρέχειες με μοναδικό σκοπό την 
εκδήλωση φθόνου, κοινώς την δυσαρέσκεια με την επιτυχία/ευτυχία των άλλων;
Από ποιους; Κυρίως από ανωνύμους «πολίτες» που δεν έχουν το θάρρος της γνώμης τους, οι οποίοι 
αναπαράγουν έτοιμα κείμενα που τους διανεμήθηκαν.

Το άρθρο 53 του προς σχολιασμό σχεδίου νομού, αφορά ρυθμίσεις των ν.2439/96, ν.3883/10 (άσχετα αν δεν 
αναφέρεται) και του ν.4494/17. Σε καμία περίπτωση η επιλογή του για σχολιασμούς αναφορικά με ζητήματα 
του ν.4609/19 δεν θεωρείται εύστοχη ούτε όμως και τυχαία από όσους το επέλεξαν.

Πράγματι η τάξη μου (ΑΣΣΥ καταταγέντες το 1991 και συγκεκριμένα 43η ΣΤΥΑ) προήχθη σε Αξιωματικό την 01-
01-2011, κοινώς στα 19 έτη και 2-4 μήνες (ανάλογα με την σχολή). Το ίδιο συνέβη και για τις επόμενες τάξεις. 
Γιατί όμως αποκρύπτεται ότι και οι ΑΣΣΥ 1990 προήχθησαν στα 20 έτη, έναντι των 21 που ίσχυε μέχρι τότε; 
Κύριοι δεν ερωτηθήκαμε. Κανένας σώφρων άνθρωπος δεν θα αντάλλασσε τα 2 χρόνια πιο νωρίς ως 
Αξιωματικός με τα όσα ακολουθούσανε για αυτόν στον ν.3883/10. Κανένας δεν θα έμπαινε στην διαδικασία 
ενός πολυετή αγώνα να αποδείξει τα αυτονόητα και να τύχει νομοθετικής παρέμβασης.

Ποια είναι τα κριτήρια που διαφοροποιούν τους ΑΣΣΥ μεταξύ τους; Μήπως τα τυπικά τους προσόντα 
(σωματικά, αθλητικά, νοητικά, γραμματικά) κατά την εισαγωγή τους προς αυτές; Μήπως η διαδικασία 
εισαγωγής τους σε αυτές; Για εμένα δεν υφίσταται κανένας λόγος προς διαφοροποίηση!! Υπήρχαν, υπάρχουν 
και θα υπάρχουν άξια στελέχη ανεξάρτητου χρονιάς κατάταξης. Εκπαιδευτήκαμε από προηγούμενες σειρές και 
εκπαιδεύσαμε επόμενες. Αυτή είναι η φυσική ροή των σχολών μας. Επομένως αδιανόητο η οποιαδήποτε 
διασάλευση της βαθμολογικής τάξης μεταξύ σειρών ΑΣΣΥ είτε προς τα πάνω είτε προς τα κάτω. Δεν 
επιθυμούμε την προσπέραση των ΑΣΣΥ 1990 αλλά δεν δεχόμαστε και καμία χρονική βαθμολογική διαφορά ούτε
ημέρας πάνω της αρχικής όπως αυτή καθορίστηκε με την εισαγωγή στις σχολές (1 έτος).

Δυστυχώς για εμάς (ΑΣΣΥ 1991) και ευτυχώς για τις επόμενες τάξεις μέχρι και σήμερα δεν έχετε υποστεί την 
εκτίναξη (5+ χρόνια) της βαθμολογικής διαφοράς μεταξύ δύο διαδοχικών σειρών. Συγκεκριμένα:
ΑΣΣΥ 1990: Σγοι από τον Αυγ 2016 (ν.4494/17). ΑΣΣΥ 1991: Ιαν 2020
ΑΣΣΥ 1990: Επγοι από τον Νοε 2020 (ν.4764/20) . ΑΣΣΥ 1991: Ιαν 2026

Επιπλέον όμως με την ψήφιση του άρθρου 47 παρ. 11 του ν.4407/16 υπήρξε προσπέραση από εθελόντριες του 
ΣΞ οι οποίες ακολουθούσανε την αντίστοιχη σειρά ΣΜΥ στους βαθμούς Ανθλγου & Υπλγου.Αλήθεια γιατί δεν 
υπήρξε η ίδια σπουδή και αγώνας για την ανωτέρω διατάραξη της ιεραρχίας; Τυχαίο φυσικά δεν ήταν ούτε 
αυτό ως γεγονός.

Παρακαλώ τους συναδέλφους – γιατί υπό αυτό το πρίσμα αντιμετωπίζω τους πάντες (εκτός από αυτούς που 
θέτουν τους εαυτούς αδικαιολόγητα – αναίτια απέναντι)-, να μας κοινωνήσουν την λύση που προκρίνουν για 
την θεραπεία από την ισχύ του άρθρου 32 του ν.4609/19; Όχι μόνο το πρόβλημα. Όλα στο φως, ξεκάθαρα και 
αιτιολογημένα.
Για παράδειγμα η επαναφορά της αρχαιότητας όπως αυτή ορίστηκε με τον ν.3883/10 άρθρο 36, παρ. 13, 
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περίπτωση (γ) (και ΚΑΚΩΣ άλλαξε με τον ν.4407/16 διόλου τυχαία δεν έγινε κανένα θέμα από αυτούς που 
σήμερα αναφέρουν το πρόβλημα) “ Οι Αξιωματικοί της περίπτωσης (5) της παραγράφου β΄του άρθρου 2 του 
παρόντος νόμου είναι νεότεροι των λοιπών ομοιοβάθμων τους.” [δηλαδή: Οι προερχόμενοι από 
μονιμοποιηθέντες εθελοντές του ν.δ. 445/1974 (ΦΕΚ 160 Α΄/ 10.6.1974) και του ν.705/1977 (ΦΕΚ 279 
Α΄/26.9.1977)]. θα ήταν μια ανέξοδη σχετική λύση;

Ειλικρινά αδυνατώ να κατανοήσω την επίθεση στην ψήφιση του ανωτέρω άρθρου από ανθρώπους που έχουν 
υποστεί την ίδια στρέβλωση (την οποία έχει αναγνωρίσει ο κ. ΥΕΘΑ από τις 02/11/20) ως προς το 
βαθμολογικό, έχουν τύχει παρόμοιας λύσης και παρόλα αυτά εναντιώνονται στις επόμενες σειρές. Τέλος για τις
επόμενες σειρές που δεν συμπεριλαμβάνονται, αρχικά ας ξεκαθαρίσουν τι επιθυμούν ως λύση και να προβούν 
στις ενέργειες που θα κρίνουν οι ίδιοι. Σε καμία των περιπτώσεων, -αν και αυθαίρετα θα μιλήσω για όλους 
τους ΑΣΣΥ 1991-, δεν θα υπάρξει παρόμοια αντιμετώπιση των όσων εμείς βιώσαμε και βιώνουμε.

Ο καθένας ας βγάλει τα συμπεράσματα του.

Υ.Γ. Με το παρόν άρθρο στην ουσία “μεταφερόμαστε” στο 2017 όπου ψηφίστηκε το άρθρο 37 του ν.4494/17. 
Επομένως οι ΑΣΣΥ 1990, 1991, 1992 & 1993 διέπονται από το ακριβώς ίδιο καθεστώς, με ότι αυτό συνεπάγεται.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:29 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:29 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:04 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:18 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:34 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:08 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:19 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:03

ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
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θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:56 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:37 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:14 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:55 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:00 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:44 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:54 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:05 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:47 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:20 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:15 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:54 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:40 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:08 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:29 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:39 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:39 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!!…

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:17 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις!!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:32 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές!!!

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:07 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:07 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:35 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:19 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:33

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις…

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:30

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:11 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:37 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές…

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:54 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:34 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:31 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:48 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:40 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:45 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:24 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
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ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:45 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:00 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:16

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:32

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:50 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
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έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:13 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:56 

Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού ζητήματος των αξκών 
ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις ένοπλες 
δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!
Μετά από εσάς θα μπορέσουμε και εμείς να μπούμε σε μια διαδικασία!

ΑΣΣΥ 95
Σειρά 46η

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:26 

Κύριοι του ΥΕΘΑ ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ…..
Διαβάστε τα παραπάνω κωμικοτραγικά σχόλια για να καταλάβετε τι πετύχατε…. -ΑΝΤΙΠΑΛΟΤΗΤΑ και ΕΧΘΡΑ 
μεταξύ ΣΥΝΑΔΕΛΦΩΝ ΑΞΚΩΝ!!!
-ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΑΞΚΩΝ 2 ΤΑΧΥΤΗΤΩΝ
-ΔΙΑΙΡΕΣΗ ΤΟΥ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑΤΟΣ
-«ΠΟΛΕΜΟ» μεταξύ ΦΙΛΩΝ που ήταν μαζί στις Σχολές και τώρα συνεργάζονται προς όφελος της ΕΘΝΙΚΗΣ 
ΑΜΥΝΑΣ!!!Θέλετε να συνεχιστεί αυτή η τραγική κατάσταση ???
Τότε προχωρήστε στην ψήφιση του Νομοσχεδίου
Θέλετε να επανέρθει η ηρεμία και η δικαιοσύνη στο στράτευμα ???
Διορθώστε το άρθρο 53, ξέρετε πολύ καλά ποιο είναι το σωστό και το ΔΙΚΑΙΟ!!!

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:07

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:56 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
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αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:52 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια!!

ΑΣΣΥ 91

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:26 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:25 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).

Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.

Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:10 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και όταν η αδικία 
συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση) λάθος, σε λάθος 
κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το ίδια πλαίσια 
νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του 1993 σε 2 χρόνια 
και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 
χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη 1993 – 1994), 
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βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο, στρεβλό και ανήθικο τι είναι? 
Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται στην εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα συνταξιοδοτικά διακαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να εκλαμβάνεται ως
μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς να πρέπει να απευθυνθούν σε
δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι 
δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται (βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα 
δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική λύση του 
προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση του θέματος και 
μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά. Δημιουργούμε σύγχυση στους 
Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που 
ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους 
Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο καθεστώς, η σταδιακής 
μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το 
ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος 
της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα Αξιωματικούς 
με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους, εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή
που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση θα φανεί 
στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με σεβασμό, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:16 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!) εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
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Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 
1997 (κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:03 

Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης
Επανεξετάστε τους Νόμους και τα ψηφίσματα. Εξετάστε τις Εγκυκλίους εισαγωγής στις Σχολές που βάση αυτών
ΕΠΙΛΕΓΑΜΕ το επάγγελμα μας. Επανεξέταση τώρα και ρύθμιση όλων των ζητημάτων και των ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ 
ΣΕΙΡΩΝ ΑΣΣΥ πέραν του 1996. Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι μιλάμε για συναδέλφους με 20 και πλέον, χρόνια 
καριέρα. Και τα πολύ δύσκολα είναι μπροστά.
Οτιδήποτε άλλο πέραν αυτού θα είναι ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ.
ΑΔΙΑΝΟΗΤΟ ΝΑ ΑΛΛΑΖΟΥΜΕ ΝΟΜΟΘΕΣΙΕΣ ΜΕ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ ΚΑΤΙ ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ ΠΙΣΩ.
Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες ή χιλιάδες (ναι, χιλιάδες σε λίγες μόνο ημέρες) μηνύματα
υπάρχει η ίδια άποψη και ευκόλως διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία 
των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές (1994 και 1995)
στο επίμαχο Άρθρο 53.
Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι η μοναδική λύση 
που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.
Ένα αίσθημα που κοντεύει παντελώς να ισοπεδωθεί στις Ένοπλες Δυνάμεις. Αν δεν είναι πλέον αργά.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:39 

Η προτασή μας προς τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα είναι να επανεξετάσουν το παρόν 
σχέδιο νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Σε αντίθετη περίπτωση δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται 
αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου.
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
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Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:19 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
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νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:35 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το 
μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική (όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους 
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι 
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα 
και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το 
προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, 
δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
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ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:36 

Καλημέρα…
Έχοντας διαβάσει τα σχόλια των συναδέλφων, παρακαλώ επιτρέψετε μου να σας καταθέσω γραπτώς τα 
κάτωθι:

1. Γιατί εγκρίνεται την ανάρτηση σχολίων των ΕΠΟΠ σε ένα άρθρο που δεν τους αφορά;;
Αναρτώνται αξιώσεις για ίδια βαθμολογική εξέλιξη με τους ΕΜΘ ενώ δεν εμπίπτουν καν στην κατηγορία των 
Εθελοντών.

2. Βλέπω μια τάση διαχωρισμού στους ΕΜΘ, κατόχων πτυχίου ΑΕΙ, με την αξίωση ενός βαθμού επιπλέον έναντι 
των υπολοίπων…
Αν έχει ισχύσει αυτό και στην περίπτωση των άλλων Εθελοντών, δικαίως να γίνει !!!
Όμως, και όσοι ξεκινήσαμε ως Υπαξιωματικοί από κατατάξεως, δεν πρέπει να έχουμε έναν επιπλέον βαθμό 
έναντι όσων ξεκίνησαν την στρατιωτική πορεία τους, από απλοί Στρατεύσιμοι Κληρωτοί Προτακτοι Οπλίτες ;;;

3. Πέραν του βαθμολογικού, μισθολογικως τι θα κάνετε ;;;
Ουδέποτε μέχρι σήμερα υπήρχαν Αξιωματικοί στην Γ’ μισθολογική κατηγορία….
Γιατί τώρα πάτε να κάνετε αυτόν τον διαχωρισμό με αρνητική διαφορά ;;;

4. Οι Αξιωματικοί προέλευσης εξ Εθελοντών, πλην όμως των ΕΜΘ, οι οποίοι έχουν συμπληρώσει 25 πραγματικά
έτη υπηρεσίας προ της 31/12/2015, είναι πλωτάρχες (και αντιστοίχως των υπολοίπων Κλάδων)…
Ενώ από την 03/05/2019 εντάχθηκαν στο Σώμα των Αξκων και οι ΕΜΘ, και παρότι υπάρχουν οι τάξεις 
1988,1989,1990 εν ενεργεία με τα ίδια πραγματικά έτη υπηρεσίας συμπληρωμένα, δεν έχουν συμπεριληφθεί 
στο άρθρο 150 του Ν.4764/2020 από 23/12/2020…

Αυτό σας εκθέτει προκλητικά !!!

5. Βλέπω από συναδέλφους ΑΣΣΥ την απέχθεια και αναρωτιέμαι…
Οι καταγής πριν του 1993 οι οποίοι μπήκαν στις ΕΔ χωρίς Πανελλήνιες εξετάσεις
και χωρίς να έχουν αποφοιτήσει από το Λύκειο, όταν ήδη υπήρχαν ΟΠΥ με απολυτήριο Λυκείου, γιατί να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Αντιπλοιάρχου;;;

Εφόσον όλοι θέλουμε να μετρηθούν όλα με τον χάρακα του Αισθήματος Δικαίου, ελπίζω διαβάζοντας όλων μας 
τα σχόλια, να πράξετε το απολύτως Δίκαιο για όλους όσους εμπίπτουν στο Σώμα των Μόνιμων εξ Εθελοντών 
Αξιωματικών….

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:35 

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να 
στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν 
αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας η δικαίωση τους. Ακόμα και τίποτα να μην αλλάξει στο υπό διαβούλευση
Άρθρο είχαν, έχουν και θα έχουν απόλυτο δίκιο.Καλή συνέχεια σε όλους, να είστε υγιείς.
ΑΣΣΥ 1992

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:02 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:32 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:58 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:04 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:08 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:13 

Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:55 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:18 
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Ευχαριστούμε !!!Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού 
ζητήματος των αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις 
ένοπλες δυνάμεις.Συγχαρητήρια

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:26 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:05 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:33 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:01 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:11 

Όταν καταλάβουν όλοι τι έχει γίνει στο νομοσχέδιο σχετικά με μερίσματα, βοεα και άλλες ουσιαστικές αλλαγές 
που αφορούν βαθμούς & συντάξεις, ξαφνικά θα αντιληφθούμε όλοι τα δυσάρεστα νέα, τις δυσάρεστες 
συνέπειες για τον καθένα μας, ακόμα και για τα παιδιά μας,
Από την μία υπάρχουν λεφτά για αύξηση μερισμάτων μόνο σε συγκεκριμένους αλλά από την άλλη μειώνεται το 
βοεα κατά των παιδιών μας.
Από την μία υπάρχει συνεννόηση για τις Τάξεις ΑΣΣΥ 93-95 αλλά δεν υπάρχει για τις ΑΣΣΥ 96-97 που μπήκαν με
την ίδια εγκύκλιο στις Σχολές.

Πραγματικά κρίμα.
Αγνοούμε ακόμα και τα βασικά τελικά.
Καλή χρονιά με υγεία.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
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Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 28 Δεκεμβρίου 2022, 01:39 

Λίγα λόγια με προσωπικό παράδειγμα για να διαπιστώσετε το μέγεθος της αδικίας που συντελέστηκε, σε 
Αξιωματικό του Στρατού Ξηράς, που κρίθηκε Ελαφράς Υπηρεσίας μετά την εφαρμογή των διατάξεων του Νόμου
περί Ιεραρχίας και Προαγωγών (Ν.3883/10) και έχοντας ήδη 30 έτη πραγματικής μάχιμης υπηρεσίας.

Κατατάχθηκα στην ΣΜΥ το 1986, από όπου στην συνέχεια αποφοίτησα και εισήλθα στην ιεραρχία της 
στρατιωτικής οικογένειας. Στην πορεία της στρατιωτικής μου ζωής και ενώ παράλληλα είχα δημιουργήσει την 
οικογένεια μου, το έτος 1997 δυστυχώς νόσησα με σοβαρό χρόνιο και ανίατο νόσημα.
Στην πορεία έμαθα πόσο σοβαρή ήταν η πάθηση μου και για τον λόγο αυτό οι γιατροί με ενημέρωσαν ότι 
σύμφωνα με την πάθηση μου θα μπορούσαν να με παραπέμψουν στην ΑΣΥΕ προκειμένου να κριθώ και να 
μεταφερθώ πιθανώς στην κατάσταση της Ελαφράς υπηρεσίας.

Δεν το επιδίωξα και το απέφυγα αποκλείοντας την περίπτωση να κριθώ Ελαφράς Υπηρεσίας.

Παρόλο τις δυσκολίες της πάθησης δεν λύγισα, την αντιμετώπισα με θάρρος και αισιοδοξία, σχεδόν μακριά από
τα στρατιωτικά νοσοκομεία και δεν υπέκυψα σε σκέψεις για ευνοϊκή μεταχείριση από τους Διοικητές μου, 
ήμουν παρών σε όλες τις εκπαιδευτικές δραστηριότητες εντός και εκτός των στρατοπέδων.
Η ψυχική μου δύναμη και το διαρκές ενδιαφέρον για την υπηρεσία, κρατούσε την πάθηση μου τον περισσότερο
καιρό μου σε ύφεση χωρίς πολλές εξάρσεις, πέρα από τις γνωματεύσεις των ειδικών ιατρών που με 
παρακολουθούσαν.
Υπηρέτησα με πολύ όρεξη στην ενεργό υπηρεσία, πίστευα πως έπρεπε να ζώ ποιο έντονα την ζωή μου, διότι 
προετοιμαζόμουν ότι η πάθηση μου κάποια στιγμή θα με δημιουργούσε σοβαρά προβλήματα.
Διακρίθηκα και πρώτευσα ανάμεσα στους συναδέλφους μου, χωρίς οι περισσότεροι από αυτούς να γνωρίζουν 
το σοβαρό πρόβλημα της υγείας μου.
Υπηρέτησα σε Μονάδες των ειδικών δυνάμεων πάνω από 10 χρόνια.
Υπηρέτησα σε επιχειρησιακές Μονάδες του Όπλου μου από το Αιγαίο μέχρι τον Έβρο.
Υπηρέτησα σε επιτελικές θέσης ευθύνης σε Σχηματισμό.
Υπηρέτησα σε θέση Εξωτερικού
Έχοντας λοιπόν διανύσει την παραπάνω πορεία, μετά από 30 έτη υπηρεσίας και ενώ μου έχουν απομείνει (5) 
έτη υπηρεσίας μέχρι να αποστρατευθώ και λόγο της ηλικίας μου (50 ετών), αποφάσισα ότι δεν πρέπει να πιέσω
σωματικά άλλο τον εαυτό μου και να ασχοληθώ με το ανίατο νόσημα μου, με το οποίο ζούσα 20 έτη, 
ακολουθώντας καθημερινή φαρμακευτική αγωγή, παραλείποντας πολλές φορές τις ιατρικές εξετάσεις που 
έπρεπε να κάνω.
Έτσι πήρα λοιπόν την απόφαση, το 2017 και άνοιξα την πόρτα της ΑΣΥΕ, όπου κρίθηκα Ελαφράς υπηρεσίας.
Σήμερα νιώθω ειλικρινά απογοητευμένος και πικραμένος, που ενώ είχα την επιλογή να ανοίξω την πόρτα της 
ΑΣΥΕ το 1997 μόλις νόσησα, δεν το έκανα διότι ήθελα να προσφέρω τα μέγιστα στην υπηρεσία.
Φυσικά εάν είχα κριθεί το 1997 ελαφράς υπηρεσίας και μέχρι να αποστρατευθώ το 2022, θα είχα τις πρόνοιες 
και ευεργετήματα των νόμων που διέπουν τα στελέχη των Ειδικών Καταστάσεων ΚΑΙ ΤΟ ΣΗΜΑΝΤΙΚΟΤΕΡΟ ΘΑ 
ΕΙΧΑ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΕΙ ΜΕ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΣΥΝΤΑΓΑΤΑΡΧΗ, όπως και οι υπόλοιποι, χωρίς να με επηρεάζει ο Νόμος
3883/2010.

Δυστυχώς όλα αυτά που πρόσφερα στην υπηρεσία και στην πατρίδα δεν αναγνωρίσθηκαν ποτέ και αντιθέτως 
αντιμετωπίσθηκα ως απόκλιση και τιμωρήθηκα βαθμολογικά στάσιμος στον βαθμό που έφερα (καταληκτικός 
βαθμός Υπολοχαγός) επειδή κρίθηκα Ελαφράς υπηρεσίας μετά την εφαρμογή του Νόμου 3883/2010, το 2017.

ΜΕ ΤΟΝ ΣΥΓΚΕΓΚΡΙΜΕΝΟ ΝΟΜΟ 3883/2010, ΟΜΩΣ ΩΣ ΔΙΑ ΜΑΓΕΙΑΣ ΕΞΑΙΡΕΘΗΚΑΝ ΑΛΛΕΣ ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΜΗ ΠΡΟΕΡΧΟΜΕΝΕΣ ΑΠΟ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΕΣ ΣΧΟΛΕΣ. Εννοώντας μεταφορικά το ως δια μαγείας 
αναφέρομαι και στα νομοσχέδια που ψηφίσθηκαν μετά τον περίφημο Νόμο 3883/2010, πάλι αυτές οι 
κατηγορίες εξαιρέθηκαν και παρά το γεγονός ότι το ΓΕΕΘΑ στο παρελθόν την 16 Σεπ 2014, είχε αναλάβει την 
πρωτοβουλία εκπόνησης σχεδίου νόμου, σε συνεργασία με τα ΓΕ, και αφορούσε σε μία σύγχρονη και 
μακρόπνοη προοπτικής θεώρησης του σταδιοδρομικού και εξελικτικού πλαισίου των στελεχών των ΕΔ, που 
αποτυπώνονταν στον σχετικό νόμο 3883/2010, με πρόταση στα ανώτατα όρια εξέλιξης των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων να συμπεριληφθούν και άλλες κατηγορίες, οι Μονιμοποιημένοι Εθελοντές του ΝΔ 445/74 
και Ν.705/77, για να μην υπάρχει προφανώς η άνιση μεταχείριση με τις κατηγορίες Αξκών προερχόμενοι από 
παραγωγικές Σχολές ΑΣΣΥ. Δυστυχώς ποτέ δεν λήφθηκε υπόψιν σε κανένα νομοσχέδιο που ακολούθησε.

Αισθανόμενοι την αδικία του νόμου 3883/2010 με τα ανώτατα όρια εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων καθόσον η διακοπή της βαθμολογικής μας εξέλιξης συνιστά μειωτική μου διάκριση έναντι των 
συναδέλφων μας και το γεγονός ότι με κανένα νομοσχέδιο μέχρι και σήμερα δεν αποκαταστάθηκε η αδικία, 
προσφύγαμε στην Ελληνική Δικαιοσύνη και αναμένουμε την απόφαση του ΣΤΕ.
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Σας Ευχαριστώ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:07 

Ο Νόμος 3883/2010, έχει δημιουργήσει πολλά προβλήματα, που σήμερα φαίνονται ξεκάθαρα οι αδικίες του, και
η ανάγκη για την τροποποίηση πολλών διατάξεων του.

Συγκεκριμένα με τον εν λόγω Νόμο 3883/2010, έχουμε Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων (ΥΓ και ΕΥ) δύο 
ταχυτήτων : αυτούς που νόσησαν πριν την δημοσίευση του Ν.3883/2010 και αυτούς που νόσησαν μετά την 
δημοσίευση του Ν.3883/2010.

Έτσι λοιπόν τα στελέχη που προέρχονται από Υπξκούς απόφοιτους ΑΣΣΥ, οι οποίοι εντάχθηκαν πριν την έναρξη
ισχύος του Ν.3883/2010, στην κατηγορία των Ειδικών Καταστάσεων (ΕΥ ή ΥΓ), προάγονται στον καταληκτικό 
βαθμό του Ανχη. Ποιο συγκεκριμένα ένας Υπξκός που κρίθηκε ΕΥ-ΥΓ (πριν το 2010) θα προαχθεί κανονικά 
μέχρι το βαθμό του Ανχη και κάποια στιγμή στην εξέλιξη του θα γίνει αρχαιότερος και πιθανώς άμεσος 
προϊστάμενος ενός Υπλγού με 26 έτη ενεργού Υπηρεσίας ή ενός Λγού με 29 έτη ενεργού Υπηρεσίας στο στρατό,
που μεταφέρθηκε στις ειδικές καταστάσεις (ΕΥ-ΥΓ) μετά την 23 Σεπ 2010. Αντίστοιχα η ίδια κατηγορία 
στελεχών προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς ΑΣΣΥ, με ακριβώς την ίδια ημερομηνία κατάταξης στο στρατό με 
τους παραπάνω, ο οποίοι εντάχθηκαν μετά την έναρξη ισχύος του Ν.3883/2010, στην κατηγορία των Ειδικών 
Καταστάσεων, (λόγω ανίατης ή δυσίατης πάθησης τους) σύμφωνα με το άρθρο (23) του εν λόγω νόμου, με 
θέμα καταληκτικοί βαθμοί, τους τερματίζει την βαθμολογική εξέλιξη, δημιουργώντας ανισότητες υπηρεσιακής 
εξέλιξης και ιεραρχίας.

Συνοψίζοντας όλα τα παραπάνω, ο άδικος νόμος 3883/2010, πέρα την βαθμολογική τιμωρία που επέβαλε στα 
στελέχη ειδικών καταστάσεων, συνεχίζει να δημιουργεί προβλήματα και αδικίες μετά την ένταξη των ένστολων
στο ενιαίο μισθολόγιο το οποίο ισχύει από το 2017.
Συγκεκριμένα με το νέο ενιαίο μισθολόγιο δεν υφίσταται η προσθήκη των «πρόσθετων» μισθολογικών 
κλιμακίων που επιλύουν το πρόβλημα της ομαλής μισθολογικής εξέλιξης των στελεχών ειδικών καταστάσεων 
(υπηρεσίας γραφείου, Ελαφράς υπηρεσίας), με αποτέλεσμα να τους καθηλώνουν τους ΒΜ σε πολύ χαμηλά 
επίπεδα αφού οι καταληκτικοί τους βαθμοί είναι συνάρτηση των μισθών τους. Έτσι λοιπόν τα στελέχη που 
νοσούν μετά την έκδοση του νόμου (23 Σεπ 2010), «τιμωρούνται» τώρα και μισθολογικά, με λιγότερο μισθό και
αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους, από 
τους συναδέλφους που πρόλαβαν (μεταφορικά) και νόσησαν πριν την δημοσίευση του Ν.3883/2010.

Διαπιστώνουμε επίσης τις αβλεψίες του νόμου Ν.3883/2010, που λόγω της παράληψης της τροποποίησης του 
μεταβατικού σταδίου του άρθρου 91 παρ. 5, συνάδελφοι που έχουν συμπληρώσει τα 25 έτη μέχρι την 
31/12/2015 (κάποιοι ακόμη και νωρίτερα) και έχουν μεταπέσει σε ειδικές καταστάσεις (Ε.Υ. ή Υ.Γ) 
εξακολουθούν να μην προάγονται.
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Προτεινεται όπως καταργηθεί η περίπτωση ε΄ του Άρθρου 23 του Ν. 3883/2010 διότι οι Ελαφράς Υπηρεσίας 
είναι Άνθρωποι ΑμεΑ και το άρθρο 59 του αντιρατσιστικού Νόμου 4488/2017 λέει «Σκοπός του παρόντος μέρους
είναι η άρση των εμποδίων που δυσχεραίνουν την πλήρη και ισότιμη συμμετοχή των Ατόμων με Αναπηρίες 
(ΑμεΑ) στην κοινωνική, οικονομική και πολιτική ζωή της χώρας» επίσης το άρθρο 4 του αντιρατσιστικού Νόμου 
4074/2012 λέει «δεν πρέπει να υπάρχουν διακρίσεις κατά των ατόμων με αναπηρίες». Είναι πολύ άδικο και 
ρατσιστικό αυτό που γίνεται με του ΕΥ-ΥΓ.
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Επισής η πολιτική ηγεσία θα πρέπει συμπεριλάβει στο Νομοσχέδιο και μέτρα για την ρατσιστική, άνιση και 
διακριτική μεταχείρισης των Αξκών Ειδικής Καταστάσεως προερχομένων από τις παραγωγικές Σχολές η οποία 
συντελείται με την περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη 
συγκεκριμένης κατηγορίας στρατιωτικού προσωπικού και πρέπει να καταργηθεί.
Αξκοί Ειδικής Καταστάσεως είναι οι Υπηρεσίας Γραφείου – Υπηρεσίας Ξηράς – Υπηρεσίας Εδάφους – Ελαφράς 
Υπηρεσίας οι οποίοι είναι άτομα με μακροχρόνιες αναπηρίες (ΑμεΑ) σωματικές, ψυχικές, ή αισθητηριακές. Τα 
νοσήματα που πάσχουν είναι συνήθως ανίατα ή δυσίατα (καρκίνος, διαβήτης, αιματολογικά, απώλειες 
οργάνων, καρδιολογικά, αγγειακά κ.α.).
Ο περιορισμός της εξέλιξής τους δρα ως παράγοντας «ποινής της πάθησης», δημιουργώντας πρόσθετα 
επιβαρυντικά αισθήματα κατωτερότητας.
Επειδή αρρώστησε ή τραυματίστηκε κάποιος δεν πρέπει να συντελείτε εις βάρος του άνιση βαθμολογική και 
απόρροια αυτής άνιση οικονομική μεταχείριση. Πολύ σωστά σε καμία άλλη κατηγορία προελεύσεως 
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στρατιωτικού προσωπικού (ΕΠΟΠ – ΕΜΘ – ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ κ.α.) ή των Σωμάτων Ασφαλείας ή Υπηρεσία του 
Δημοσίου δεν υπάρχει αυτή ή άδικη, άνιση και ρατσιστική μεταχείριση. Γνωρίζουμε όλοι ότι υπάρχουν 
συνάνθρωποί μας οι οποίοι εκτελούν καθήκοντα – λειτουργήματα και σε ανώτατες θεσμικές θέσεις (Δημοτικοί 
Σύμβουλοι, Δήμαρχοι, Δικαστικοί, Βουλευτές, Υπουργοί κ.α.).

Η παράγραφος 1 του άρθρου 4 του Συντάγματος γράφει: «Οι Έλληνες είναι ίσοι ενώπιον του νόμου», το άρθρο 
4 του αντιρατσιστικού Νόμου 4074/2012 γράφει: «δεν πρέπει να υπάρχουν διακρίσεις κατά των ατόμων με 
αναπηρίες» και το άρθρο 59 του αντιρατσιστικού Νόμου 4488/2017 γράφει: «Σκοπός του παρόντος μέρους είναι
η άρση των εμποδίων που δυσχεραίνουν την πλήρη και ισότιμη συμμετοχή των Ατόμων με Αναπηρίες (ΑμεΑ) 
στην κοινωνική, οικονομική και πολιτική ζωή της χώρας».
Πρέπει να προστατευθούν οι Αξιωματικοί που έδωσαν την ζωή τους στο στράτευμα και ξαφνικά ασθένησαν 
σοβαρά και να μην τιμωρούνται με στασιμότητα όπως αναφέρει η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του 
Ν.3883/2010. Είναι επιτακτική η ανάγκη να περιθάλψει το κράτος τους άρρωστους Αξιωματικούς που έδωσαν 
την ψυχή και το σώμα τους για την πατρίδα.
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Υπάρχει ένα πολύ σοβαρό θέμα που δεν έχει συμπεριληφθεί στο νέο νομοσχέδιο είναι οι Αξιωματικοί Ειδικής 
Κατάστασης προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και συγκεκριμένα όσον αφορά την περίπτωση (ε) του 
άρθρου 23 του Ν.3883/2010, η οποία σταματάει την βαθμολογική εξέλιξη της συγκεκριμένης κατηγορίας 
Αξιωματικών.
Σύμφωνα με τους ν.3865/2010 και ν.4387/2016 «Νέο Ασφαλιστικό για τους Στρατιωτικούς», όσοι θεμελιώνουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 1-1-2015 και μετά, θα συνταξιοδοτούνται με τη συμπλήρωση είτε του 60ού έτους 
της ηλικίας τους είτε 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας του ΣΞ, Υπηρεσίας 
Ξηράς του ΠΝ και Υπηρεσίας Εδάφους της ΠΑ που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, θα 
καταλήγουν στον καταληκτικό βαθμό σύμφωνα με τον ν.3883/2010 στα είκοσι οκτώ (28) έτη και για τα 
υπόλοιπα δώδεκα (12) έτη θα παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό του Υπολοχαγού. Δεν θα δίνεται η δυνατότητα 
περαιτέρω εξέλιξης, ενώ θα έχουν όλα τα προσόντα που ορίζει ο νόμος για προαγωγή, όπως θα συμβαίνει με 
τους υπολοίπους Αξ/κούς ίδιας προέλευσης, με αποτέλεσμα νεότεροι σε αρχαιότητα και βαθμό να γίνονται 
ανωτεροί τους, για τα επόμενα 12 έτη υπηρεσίας.
Επιπλέον με τον ν.4472/2017 «Νέο Μισθολόγιο των Ενόπλων Δυνάμεων», τα στελέχη των Ε.Δ. αμείβονται 
πλέον με τον διοικητικό βαθμό που φέρουν και όχι με τον μισθολογικό βαθμό που ίσχυε μέχρι την 31-12-2016, 
με αποτέλεσμα οι διαφορές στις απολαβές των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων εκ ΑΣΣΥ με τους υπολοίπους
Αξιωματικούς εκ ΑΣΣΥ, να είναι μεγάλη, αφού από τα 32 χρόνια υπηρεσίας και μέχρι τα 40 έτη, δεν θα έχουν 
καμία αύξηση στο μισθό τους μέχρι την αποστρατεία τους. Γεγονός που επηρεάζει άμεσα και συνεπακόλουθα 
τον υπολογισμό της σύνταξης, εφάπαξ, μερίσματα και βοηθήματα.
Όλοι οι στρατιωτικοί πριν εισέλθουν στις Ε.Δ. υποβάλλονται σε πλήρεις ιατρικές, ψυχολογικές, αθλητικές 
εξετάσεις και αφού κριθούν υγιείς και κατάλληλοι γίνονται δεκτοί στις Ε.Δ.. Συνεπώς, τα προβλήματα υγείας 
δεν προϋπήρχαν πριν την κατάταξη τους, αντιθέτως εμφανίζονται κατά την διάρκεια της στρατιωτικής τους 
υπηρεσίας.
Συνεπώς, προτείνεται να παραλειφθεί η περίπτωση (ε) του άρθρου 23 του Ν.3883/2010, όπως και όλες οι 
προγενέστερες περιπτώσεις βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ειδικής Κατάστασης λόγω προβλημάτων 
υγείας, προερχόμενοι από τις παραγωγικές σχολές και να ισχύσει ότι ισχύει για τους υπόλοιπους 
Αξιωματικούς.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).

Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
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Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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Οι Αξιωματικοι Ειδικών Καταστάσεων είναι πολίτες με προβλήματα υγείας και χρειάζονται σεβασμό και όχι 
βαθμολογική και οικονομική «τιμωρία». Η περίπτωση ε΄ του Άρθρου 23 του Ν. 3883/2010 είναι πολύ άδικη 
διότι πολύ σωστά δεν γίνεται αυτό σε άλλους στρατιωτικούς, Σώματα Ασφαλείας ή δημόσιο τομέα. Το άρθρο 59
του αντιρατσιστικού Νόμου 4488/2017 λέει «Σκοπός του παρόντος μέρους είναι η άρση των εμποδίων που 
δυσχεραίνουν την πλήρη και ισότιμη συμμετοχή των Ατόμων με Αναπηρίες (ΑμεΑ) στην κοινωνική, οικονομική 
και πολιτική ζωή της χώρας» επίσης το άρθρο 4 του αντιρατσιστικού Νόμου 4074/2012 λέει «δεν πρέπει να 
υπάρχουν διακρίσεις κατά των ατόμων με αναπηρίες».
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Σημαντικό ζήτημα αφορά την βαθμολογική εξέλιξή των Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας και Μόνιμης 
Υπηρεσίας Ξηράς αποφοίτων ΑΣΣΥ και είναι το σημαντικότερο επαγγελματικό ζήτημα που μας απασχολεί αυτή 
τη στιγμή, αφού από την έκβασή του κρίνεται η εξέλιξή μας, η οποία ευνόητα επηρεάζει καταλυτικά και τις 
οικογένειές μας.

Συγκεκριμένα, το ζήτημα αφορά στο άρθρο 23 του Ν. 3883/2010 (γνωστός ως νόμος Βενιζέλου), που 
καθηλώνει τα Στελέχη Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ στο βαθμό του Υπολοχαγού ως καταληκτικό 
βαθμό με τρόπο άνισο και αίολο (και στο βαθμό του Λοχαγού τους Αξιωματικούς Υπηρεσίας Γραφείου 
αποφοίτους ΑΣΣΥ), την ίδια στιγμή που ΕΞΑΙΡΕΙ από τη διάταξη αυτή τα Στελέχη των άλλων κατηγοριών 
Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας (συγκεκριμένα εξαιρεί τις μονιμοποιηθείσες εθελόντριες του Ν. 705/1977 και 
τους μονιμοποιηθέντες Εθελοντές του ΝΔ 445/1974).
Επιπλέον στα Στελέχη ΕΥ αποφοίτων ΑΣΣΥ γίνεται διάκριση και ως προς την αναπηρία τους, που έχει 
διαγνωστεί με γνωμάτευση της Ανώτατης ΥΓ Επιτροπής του Στρατού (αντίστοιχα ΠΝ, ΠΑ).
Η διάκριση δεν έχει να κάνει μόνο με την αναγνώριση της αναπηρίας τους και κατ’ επέκταση με την 
προσήκουσα με βάση το νόμους 4074/2012 και 4488/2017 μεταχείριση τους, αλλά έχει να κάνει και με τη 
διάκριση με τις άλλες κατηγορίες εθελοντών Αξιωματικών, που προφανώς αντιμετωπίζονται ως ΑμεΑ και 
εξαιρέθηκαν της περίπτωσης ε΄ του άρθρου 23 του Ν. 3883/2010, ενώ για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ υπάρχει 
διάκριση, τόσο ως ΑμεΑ όσο και ως άλλη κατηγορία Αξιωματικών από εκείνες τις κατηγορίες των Αξιωματικών 
που προέρχονται από εθελοντές.

Το σημαντικό αυτό σημείο της περίπτωσης «ε(5)» του άρθρου 23 του Ν. 3883/2010, καταδεικνύει με κραυγαλέο
τρόπο, αφενός μεν το πόσο άνισα και άδικα αντιμετωπίζει και μεταχειρίζεται ο εν λόγω νόμος τους 
Αξιωματικούς Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ σε σχέση με ως άνω άλλες κατηγορίες Αξιωματικών 
Ελαφράς Υπηρεσίας, αφετέρου δε το πόσο άνισα μεταχειρίζεται τους Αξιωματικούς Ελαφράς Υπηρεσίας 
αποφοίτους ΑΣΣΥ σε σχέση με τους υπόλοιπους ομοιοβάθμους τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που εξελίσσονται με τον 
ίδιο νόμο (Ν. 2439/1996).

Ζητήματα – Προβλήματα που εγέρθηκαν

Το άρθρο 23 του Ν. 3883/2010 επέφερε προβλήματα – ζητήματα, που συνεχίζουν να υφίστανται. Ενδεικτικά:

– Είναι ευρέως γνωστό ο εν λόγο Νόμος, από την εφαρμογή του έχει δημιουργήσει πολλά προβλήματα και 
σήμερα φαίνονται ξεκάθαρα οι αδικίες, και οι αντιπαλότητα που έχει επιφέρει μεταξύ των Στελεχών 
διαφορετικής προέλευσης, σε μια οικογένεια (όπως αυτή των ΕΔ) που επιβάλλεται να τη διακατέχει η ομοψυχία
και οι άριστες υπηρεσιακές σχέσεις προς την επίτευξη της αποστολής των ΕΔ. Το καλύτερο θα ήταν να 
καταργηθεί αυτός ο νόμος και να αντικατασταθεί με ένα καλύτερο και πιο δίκαιο.

– Δημιούργησε Στελέχη Ελαφράς Υπηρεσίας 2 ταχυτήτων αποφοίτους ΑΣΣΥ. Εκείνους που κρίθηκαν Ελαφράς 
Υπηρεσίας πριν την εφαρμογή του εν λόγω άρθρου (24.9.2010), που εξελίσσονται κανονικά μέχρι το 
καταληκτικό τους βαθμό και εκείνους που κρίθηκαν μετά την εφαρμογή του εν λόγω άρθρου και εξελίσσονται 
μέχρι το βαθμό του Υπολοχαγού.
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– Επέβαλε διάκριση στον καταληκτικό βαθμό ως προς στην προέλευση των Στελεχών, εξαιρώντας από τον 
καταληκτικό βαθμό του Υπολοχαγού τις μονιμοποιηθείσες εθελόντριες του Ν. 705/1977 και τους 
μονιμοποιηθέντες Εθελοντές του ΝΔ 445/1974, επιβάλλοντας με τη διάταξη αυτή μια ιδιότυπη «τιμωρία» στα 
Στελέχη που επέλεξαν να σπουδάσουν σε Στρατιωτική Παραγωγική Σχολή, αντί να καταταγούν ως εθελοντές.

– Επέφερε κλυδωνισμό στις ΕΔ, αφού η διάταξη αυτή δημιουργεί μεγάλο και έντονο προβληματισμό στα 
Στελέχη της Ενεργού Υπηρεσίας (σε όσους δηλαδή δεν αντιμετωπίζουν προβλήματα υγείας και μπορούν να 
καλύψουν μάχιμες θέσεις), καθότι αναρωτιούνται τι θα γίνει με την βαθμολογική τους εξέλιξη αν τύχει και 
τραυματιστούν στην ειρηνική περίοδο κατά την εκτέλεση του καθήκοντος ή τι θα γίνει αν τραυματιστούν κατά 
τις πολεμικές επιχειρήσεις. Αυτοί οι προβληματισμοί επιδρούν αρνητικά στο αξιόμαχο των ΕΔ, αφού τα στελέχη
της Ενεργού Υπηρεσίας προκείμενου να προστατευτούν από το ενδεχόμενο να μεταφερθούν εξαιτίας σωματικής
τους βλάβης (σε ειρηνική ή πολεμική περίοδο) στην Ελαφρά Υπηρεσία, λαμβάνουν μέτρα αυτοπροστασίας και 
αποφυγής εκτέλεσης των καθηκόντων τους στο έπακρο ΣΕ ΒΑΡΟΣ ΤΗΣ ΜΑΧΗΤΙΚΗΣ ΙΣΧΥΟΣ ΤΩΝ ΕΝΟΠΛΩΝ 
ΔΥΝΑΜΕΩΝ, μαχητική ισχύ που εύλογα είναι απολύτως απαραίτητη για να εκτελέσουν οι ΕΔ την αποστολή τους 
με τον καλύτερο δυνατό τρόπο (είτε στην ειρήνη, είτε στον πόλεμο).

– Δεν υπολόγισε, το 2010 που τέθηκε σε εφαρμογή, το γεγονός ότι το ενιαίο μισθολόγιο που εφαρμόστηκε 
μεταγενέστερα, θα καθήλωνε τα εν λόγω Στελέχη και μισθολογικά (εκτός από βαθμολογικά), αφού πλέον τα 
Στελέχη των ΕΔ λαμβάνουν αμοιβές σύμφωνα με το φέροντα βαθμό τους, και όχι με ανώτερο μισθολογικό 
βαθμό που ίσχυε παλαιότερα. Να σημειωθεί δε ότι, η καθήλωση στο βαθμό του Υπολοχαγού ΑΠΟΚΛΕΙΕΙ ΚΑΙ 
ΑΠΑΓΟΡΕΥΕΙ στα Στελέχη αυτά να αποζημιωθούν με αποδοχές, σύνταξη, επίδομα τέκνου κλπ με τις κρατήσεις 
που πλήρωναν με βάση το μισθολογικό βαθμό που παλαιότερα έφεραν (πχ: Στέλεχος βαθμού Υπολοχαγού 
πλήρωνε κρατήσεις για σύνταξη, επίδομα τέκνων κλπ με 2/3 ΒΜ Ταξιάρχου και καλείται να απολάβει αποδοχές
Υπολοχαγού).

– Σε συνδυασμό με το άρθρο 10 του υπό διαβούλευση Ν/Σ, οξύνεται ακόμη περισσότερο η άδικη και άνιση 
μεταχείριση των Στελεχών ΕΥ αποφοίτων ΑΣΣΥ έναντι των Εθελοντών Μακράς Θητείας (ΕΜΘ), που ρυθμίζεται 
να έχουν ως καταληκτικό (οι ΕΜΘ) το βαθμό του Υπολοχαγού και ως αποστρατευτικό το βαθμό του Λοχαγού 
και με τον τρόπο αυτό τα Στελέχη Ελαφράς Υπηρεσίας Απόφοιτοι παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών ΑΣΣΥ 
θα υποσκελίζονται από άλλη μια κατηγορία εθελοντών Στελεχών, παρά το γεγονός ότι είναι απόφοιτοι 
Παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών.
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Δυστυχώς, απογοήτευση και αγανάκτηση και αυτή τη φορά.

Όπως συνέβη με τον ν.4915/2022, όπου αναρτήθηκαν και αναλύθηκαν επαρκώς στο πλαίσιο της διαβούλευσης 
σχετικές προτάσεις, έτσι και στο παρόν σχέδιο νόμου αγνοείται παντελώς ένα τρανταχτό ζήτημα εγγενούς 
νομοθετικής αστοχίας, που όντως ανέκυψε κατά την εφαρμογή της υφιστάμενης νομοθεσίας, και αφορά μερίδα
Αξιωματικών αποφοίτων Παραγωγικής Σχολής (ΑΣΣΥ).

Πράγματι, αναρωτιέται κανείς: Γνωρίζει άραγε ο νομοθέτης ότι υπάρχει κατηγορία στελεχών, προερχόμενων 
από ΑΣΣΥ κατόχων πτυχίου ΑΕΙ Πανεπιστημιακού τομέα, που βάσει υφιστάμενης νομοθεσίας αποστρατεύονται, 
δίχως καν να τους παρέχεται η δυνατότητα να φθάσουν τον προβλεπόμενο από την ίδια νομοθεσία καταληκτικό
βαθμό;; Ακούγεται αντιφατικό, αλλά είναι πραγματικότητα. Ο νομοθέτης δεν έχει πράξει κάτι μέχρι τώρα, 
επειδή ενδεχομένως δεν γνώριζε;;

Ευελπιστούμε ότι ο νομοθέτης ως γνώστης πλέον του ζητήματος, και εμφορούμενος από στοιχειώδη αίσθηση 
ορθολογισμού, δικαίου, σεβασμού, και επειδή δεν νοούνται σταδιοδρομικές διατάξεις που αποκλείουν τυπικά 
και ουσιαστικά τα στελέχη, από το θεμελιώδες δικαίωμα της παροχής δυνατότητας κτήσης του θεσμοθετημένου
καταληκτικού βαθμού, θα εγκύψει σε ένα προβληματικό ζήτημα το οποίο δεν ήταν αρχικά εμφανές, 
νομοθετώντας προς την κατεύθυνση της άρσης δυσχερειών οι οποίες ανέκυψαν κατά την εφαρμογή της 
νομοθεσίας, πράγμα που εν μέρει εμπίπτει στις πρόνοιες του παρόντος σχεδίου νόμου.

Συγκεκριμένα, το εν λόγω ζήτημα έχει ως εξής:

Η κατηγορία των Αντιπλοιάρχων αποφοίτων ΑΣΣΥ πτυχιούχων ΑΕΙ Πανεπιστημιακού τομέα, κρίνεται για 
προαγωγή στον καταληκτικό βαθμό με την συμπλήρωση 37 ετών πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, και 
εφόσον κριθούν προακτέοι, προάγονται (παρ. 17 άρθρου 16 ν.2439/1996). Όμως, μερίδα των στελεχών 
αυτών, όταν φθάνουν να κριθούν στα 37 έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας για προαγωγή στον 
καταληκτικό βαθμό, καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας του βαθμού (56 έτη), και αντί να προαχθούν, 
αποστρατεύονται (παρ. 8 άρθρου 21 ν.2439/1996).

Σε αντίθεση με τους παραπάνω, στελέχη ίδιας κατηγορίας και ίδιου έτους εισαγωγής (συμμαθητές), που 
εντούτοις εισήχθησαν σε μικρότερη ηλικία στη Στρατιωτική Σχολή, κρινόμενοι για προαγωγή στον καταληκτικό 
βαθμό (στα 37 έτη υπηρεσίας), δεν καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας και, εφόσον κριθούν προακτέοι, 
προάγονται.

Όπως γίνεται αντιληπτό, ο μοναδικός πλην όμως καταλυτικός παράγοντας που εν προκειμένω είναι η ηλικία 
εισαγωγής (στο ίδιο έτος) στη Στρατιωτική Σχολή, καταλήγει να διαφοροποιεί ουσιωδώς με βάση το γράμμα 
αλλά όχι το πνεύμα του νόμου, την βαθμολογική εξέλιξη ανάμεσα σε στελέχη ίδιας κατηγορίας και ίδιου έτους 
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εισαγωγής (ήτοι ομοιόβαθμους και συμμαθητές), αποτυπώνοντας εναργώς το μέγεθος μιας εγγενούς 
νομοθετικής στρέβλωσης.

Δεδομένου ότι ο κ. Υπουργός, κατά την κοινοβουλευτική συζήτηση για την ψήφιση του ν.4915/2022, έχει 
επιδείξει βούληση και έχει εκφραστεί ευθαρσώς και με ευθυκρισία ότι, «τα όρια ηλικίας δεν μπορεί να είναι 
εμπόδιο για την παραμονή των άξιων και ικανών στην υπηρεσία», προτείνεται η υιοθέτηση της παρακάτω 
πρότασης τροποποίησης της παρ. 17 του άρθρου 16 του ν.2439/1996, που θεραπεύει την προαναφερόμενη 
νομοθετική αστοχία, παρέχοντας τη δυνατότητα κτήσης του θεσμοθετημένου καταληκτικού βαθμού:

«17. Από τις διατάξεις της παρ. 14 του παρόντος άρθρου εξαιρούνται οι Συνταγματάρχες και Ταξίαρχοι και οι 
αντίστοιχοι των άλλων Κλάδων που δεν διανύουν τον τελευταίο βαθμό εξέλιξής τους, καθώς και οι Ταξίαρχοι 
και οι αντίστοιχοι των άλλων Κλάδων που διανύουν τον καταληκτικό βαθμό εξέλιξής τους και, μέχρι την 31η 
Δεκεμβρίου του έτους που γίνονται οι κρίσεις, δεν συμπληρώνουν δύο (2) έτη στον κατεχόμενο βαθμό 
(Αντικαταστάθηκε με το άρθρο 21 του ν. 4598/2019 Α’ 36). Αυτοί κρίνονται όπως και οι λοιποί ομοιόβαθμοί 
τους, που δεν συμπληρώνουν 35ετία. Ομοίως εξαιρούνται οι Αντισυνταγματάρχες και οι αντίστοιχοι των άλλων 
κλάδων των ΕΔ που προέρχονται από υπαξιωματικούς αποφοίτους Ανώτερων Στρατιωτικών Σχολών 
Υπαξιωματικών και είναι πτυχιούχοι ΑΕΙ του πανεπιστημιακού τομέα εκπαίδευσης. Οι αξιωματικοί του 
προηγούμενου εδαφίου κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό με τη συμπλήρωση του απαραίτητου 
χρόνου παραμονής της περίπτωσης ε´ της παραγράφου 1 του άρθρου 5 ανεξαρτήτως τυχόν κατάληψης από το 
όριο ηλικίας του άρθρου 21 παρ. 8 και, εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως ύπαρξης κενών 
οργανικών θέσεων (Προστέθηκε με το άρθρο 4 ν. 4494/2017 Α’ 165).»

Επιπρόσθετα και πολύ σημαντικά, υπογραμμίζεται για την ανωτέρω προτεινόμενη τροποποίηση ότι:
α) αντιμετωπίζει ριζικά, οριστικά και καθολικά την προαναφερόμενη νομοθετική αστοχία
β) δεν επεμβαίνει στα ισχύοντα όρια ηλικίας
γ) δεν επιφέρει «παράπλευρες» επιπτώσεις και αξιώσεις, καθώς δεν εισάγει νέες ρυθμίσεις, παρά μόνο 
εξορθολογίζει ερμηνευτικά ήδη υπάρχουσες διατάξεις
δ) προκαλεί μηδαμινό οικονομικό κόστος, ενώ ταυτόχρονα προκύπτει ελάφρυνση του ΕΦΚΑ από τη μη 
χορήγηση σύνταξης στα στελέχη που εμπίπτουν στην προτεινόμενη τροποποίηση, και επιπρόσθετα προκύπτει 
ελάφρυνση του Μετοχικού Ταμείου του Κλάδου από τη μη χορήγηση μερίσματος και οικονομικής ενίσχυσης στα 
στελέχη που εμπίπτουν στην προτεινόμενη τροποποίηση.
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ΠΡΟΤΕΙΝΕΤΑΙ Η ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΤΟΥ ΑΡΘΡΟΥ 23, Ν.3883/2010, ΕΤΣΙ ΩΣΤΕ ΟΛΑ ΤΑ ΣΤΕΛΕΧΗ ΥΓΡ-ΕΥ ΝΑ ΔΙΕΠΟΝΤΑΙ 
ΑΠΟ ΤΟ ΙΔΙΟ ΚΑΘΕΣΤΩΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΗΣ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΚΑΙ ΝΑ ΜΗΝ ΔΗΜΙΟΥΡΓΟΥΝΤΑΙ ΑΝΙΣΟΤΗΤΕΣ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗΣ 
ΣΤΕΛΕΧΩΝ και αίσθημα αδικίας σε αυτά.
ΤΟΝΙΖΕΤΑΙ επίσης οτι κατηγορίες στελεχών, όπως οι ΕΜΘ-ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ, παραμένουν ΑΝΕΠΗΡΕΑΣΤΟΙ από τον 
συγκεκριμένο νόμο και οι μόνοι που «τιμωρούνται» απο τον συγκεκριμένο νόμο είναι τα στελέχη προερχόμενα 
από Στρατιωτικές Σχολές!!!!

Τονίζεται ιδιαίτερα ότι τα στελέχη ΕΥ κρίθηκαν Ικανά για την Ελαφρά Υπηρεσία του στρατεύματος λόγω 
σοβαρών και μη ιάσιμων προβλημάτων υγείας,μη δικής τους υπαιτιότητας. Συνεπώς δεν πρόκειται επ’ ουδενί 
για επιλογή τους και το άρθρο αυτό τερματίζει βιαίως την σταδιοδρομία τους, πλήττοντας το στρατιωτικό τους 
κύρος, δίκην τιμωρίας από την Υπηρεσία για όσα έχουν προσφέρει τόσα χρόνια και για όσα προσπαθούν να 
προσφέρουν αντιμετωπίζοντας και την ασθένεια τους παράλληλα.
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Προτείνεται η τροποποίηση των άρθρων 23 και 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
Επί του άρθρου 23: Προτείνεται η κατάργηση της περίπτωσης ε΄.
Επί του άρθρου 91: Προτείνεται η κατάργηση της παραγράφου 5 ως συνέπεια της κατάργησης της περίπτωσης 
ε΄ του άρθρου 23.
Αιτιολόγηση επί της προτεινόμενης κατάργησης της περίπτωσης ε΄ του άρθρου 23
α. Εγείρει θέματα ίσης μεταχείρισης πολιτών του κράτους τα οποία τυγχάνει να πάσχουν από κάποιο χρόνιο 
νόσημα. Ειδικότερα η σύνδεση της βαθμολογικής εξέλιξης ενός αξκού με την κατάσταση της υγείας του, 
έρχεται σε πλήρη αντίθεση με το όραμα μιας σύγχρονης κοινωνίας όπου ο κάθε πολίτης θα πρέπει να είναι, 
αλλά και να αισθάνεται ίσος έναντι των συμπολιτών του, ανεξαρτήτως φύλλου, χρώματος ή κατάστασης 
υγείας. Άλλωστε αυτό επιτάσσει το Σύνταγμά μας το οποίο αναφέρει ότι «Οι Έλληνες είναι ίσοι ενώπιον του 
νόμου» (παράγ. 1, άρθρο 4) και κατ΄ εκπλήρωση της επιταγής αυτής του Συντάγματος ο νόμος 4488/2017 
(γνωστός ως αντιρατσιστικός), στο άρθρο 59 αναγράφει ότι: «Σκοπός του παρόντος μέρους είναι η άρση των 
εμποδίων που δυσχεραίνουν την πλήρη και ισότιμη συμμετοχή των Ατόμων με Αναπηρίες (ΑμεΑ) στην 
κοινωνική, οικονομική και πολιτική ζωή της χώρας», ενώ στο άρθρο 4 αναγράφει ότι: «δεν πρέπει να 
υπάρχουν διακρίσεις κατά των ατόμων με αναπηρίες». Έτσι λοιπόν ενώ στη λοιπή κοινωνία οι πολίτες 
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πάσχοντες από κάποιο νόσημα τυγχάνουν ίσων ευκαιριών ή αναλαμβάνονται νομοθετικές πρωτοβουλίες, εκεί 
που παρατηρούνται αδικίες, αυτές να αίρονται, στο Στρατό δια νόμου ΕΙΣΑΓΟΝΤΑΙ. Άλλωστε πως θα φαινόταν 
αν δια νόμου απαγορευόταν ένας πολίτης ΑμεΑ να γίνει υπουργός; Τα καθήκοντα ενός υπουργού είναι 
ελάσσονος σημασίας ώστε να επιτρέπεται σε έναν ΑμεΑ να τα αναλαμβάνει (και καλώς γίνεται), χωρίς να 
θίγεται το «αξιόμαχον» της οποιασδήποτε κυβέρνησης, ενώ ένας στρκός απόφοιτος ΑΣΣΥ δε μπορεί να γίνει 
Ανχης ή Σχης διότι θα θιγεί το αξιόμαχο του Στρατού;
β. Επειδή αυτή η άνιση και άδικη μεταχείριση εισήχθη χωρίς αιτιολογική έκθεση και θέλοντας να κατανοήσω το
σκεπτικό του νομοθέτη που ίσως την εισήγαγε για να μην πλήττεται το αξιόμαχο του Στρατού, είμαι πλέον 
πεπεισμένος ότι όχι μόνο δεν το θεραπεύει (αν υπάρχει βέβαια θέμα τέτοιο) αλλά απεναντίας το εντείνει διότι:
1. Στελέχη απόφοιτοι ΑΣΣΥ δε θα θέλουν να περάσουν το σχολείο Λοχαγών εφόσον γνωρίζουν ότι δια νόμου 
και χωρίς δική τους υπαιτιότητα τους απαγορεύεται να κατέχουν αυτόν το βαθμό αν είναι Ε.Υ.
2. Στελέχη Ε.Υ ή Υ.Γ να διακατέχονται από αίσθημα κατωτερότητας έναντι των συναδέλφων τους με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται στην απόδοσή τους, γνωρίζοντας ότι όσο και αν προσφέρουν τελικώς οι ομοιόβαθμοί τους κάποια 
στιγμή θα τους περάσουν και το χειρότερο ότι νεότεροί τους βαθμολογικά θα γίνουν ανώτεροι χωρίς 
υπαιτιότητα δική τους.
3. Εκτός από ηθικά, πλήττονται και οικονομικά καθώς με το νέο μισθολόγιο θα λαμβάνουν λιγότερες αποδοχές 
έναντι των συναδέλφων τους καθόσον με το νέο μισθολόγιο, η μισθολογική εξέλιξη συνδέθηκε άμεσα με την 
βαθμολογική. Σημειώνεται ότι, επί το δυσμενέστερο έναντι των συναδέλφων τους θα είναι και η απονομή της 
σύνταξης, εφάπαξ, επίδομα τέκνων. Μάλιστα η οικονομική επίπτωση που υφίστανται θα πρέπει να υπολογιστεί
ως το διπλάσιο αν αναλογιστούμε και τα πρόσθετα ιατρικά έξοδα που υφίστανται έναντι ενός υγιούς ατόμου ως
συνέπεια της πάθησής τους.
4. Στερείται κάθε λογικής βάσης η απαγόρευση της βαθμολογικής εξέλιξης σε έναν αξκό που έτυχε να νοσήσει 
διότι σε έναν σύγχρονο στρατό, όπως είναι ο ελληνικός, όσο σημαντικός είναι ο αξκός στο πεδίο της μάχης 
άλλο τόσο σημαντικός είναι και ο αξκός σε θέσεις επιτελικές ή υποστηρίξεως μάχης στα μετόπισθεν. Τέτοιες 
θέσεις υπάρχουν σε όλες τις βαθμολογικές κλίμακες και μπορούν να καλυφθούν άνετα και από αξκούς ειδικής 
κατάστασης. Ως προσωπικό παράδειγμα αναφέρω ότι είμαι λοχαγός απόφοιτος ΑΣΣΥ, κάτοχος πτυχίου ΑΕΙ 
(Απόφοιτος της σχολής θετικών επιστημών του ΕΑΠ). Μπορεί σωματικά να μην είμαι, αλλά διανοητικά είμαι σε 
αρίστη κατάσταση και κάλλιστα σε περίοδο κρίσης θα μπορούσα να προσφέρω τις υπηρεσίες συντονίζοντας για
παράδειγμα τις μεταφορές σε κάποιο λιμάνι, αεροδρόμιο, σιδηροδρομικό σταθμό, αποδεσμεύοντας έναν υγιή 
αξκό για το πεδίο της μάχης ο οποίος θα έκανε τα ίδια ακριβώς που θα κληθώ να κάνω και εγώ, χωρίς 
επιπτώσεις στη βαθμολογική του εξέλιξη επειδή έτυχε να βρίσκεται σε μια θέση σημαντική μεν, στα μετόπισθεν 
δε.
5. Αξκοί υγιείς, όσον αφορά την υγεία τους, θα είναι πλέον πέραν του δέοντος επιφυλακτικοί στην ενάσκηση 
των καθηκόντων τους διότι γνωρίζουν πλέον ότι εάν νοσήσουν θα «τιμωρηθούν» μένοντας βαθμολογικά 
στάσιμοι από κάποια έτη υπηρεσίας και πάνω με ό,τι αυτό συνεπάγεται ηθικά και οικονομικά.
Από τα παραπάνω γίνεται σαφές ότι η κατάργηση της περίπτωσης ε΄ του άρθρου 23 του ν.3883 είναι 
επιβεβλημένη διότι σε μια κοινωνία ίσων ευκαιριών και πολύ περισσότερο στην Ελλάδα της κρίσης, είναι 
αναγκαίο να αξιοποιηθεί η κάθε δυνατότητα από όλους τους πολίτες. Εάν γνωρίζουμε ότι κάποιος πολίτης 
μπορεί και θέλει να προσφέρει, θα πρέπει να του δίνουμε τα μέσα και τις ευκαιρίες να αξιοποιεί τις 
δυνατότητές του κατά το μέγιστο δυνατό, χωρίς περιορισμούς

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:52 

1.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων 
Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες 
διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα 
σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων
αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
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επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».
γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:53 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων 
Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες 
διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα 
σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων
αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:40 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
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2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:47 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. σε
συνέχεια του σχετικού, με το οποίο υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση και κατόπιν σχετικού εγγράφου της Ένωσης
Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Λάρισας – Ε.Σ.Π.Ε.Λ., επανέρχεται στο θέμα
της βαθμολογικής και μισθολογικής αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς,
υπηρεσίας εδάφους).

2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να
έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή
παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες
υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν
επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας
γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από
ΑΣΣΥ.
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4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ,
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.

5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους
απονέμονται έως 4 βαθμοί, με αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης
ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της ιεραρχίας προσθέτοντας
επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της
καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια
βρίσκονται σε συνάρτηση του καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται»
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό, έναντι
ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.

6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική
τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων που ανήκουν στην
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί
υπηρεσίας γραφείου των λοιπών Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας,
Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή
διοικητική βαθμολογική και μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν
αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών στρατιωτικού
μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.

7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το
άρθρο 23 και σε ερωτήματα κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και
την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι κυρίως ότι
«Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού
Αξιωματικών που τελούν σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες
προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό νααιτιολογείται.

8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία
που είναι η βασική στρατιωτική αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε
συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από κανόνες. Υποχρέωση όλων
των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις
ανάγκες, με αξιοπρεπή και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη
σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα δείχνοντας την ανάλογη
εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες
επειδή αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική
προκειμένου να εξασφαλίζουν την άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική
ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των
στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται θα πρέπει να
αποτελεί αδιαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια.
Η αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό
είναι αναγκαία μεταξύ τους, για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και
την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. Για την επίτευξη του στόχου
αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία
εμπιστοσύνη.

10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν
παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το
εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του
ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και
το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το
Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη αντισυνταγματική διάκριση την οποία
οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς
συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο
των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.

11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο
και των Αξιωματικών γενικότερα σε εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο,
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να
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επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό
βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες
εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή αποκατάσταση της δυσμενής
διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και
διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και
την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος δικαίου στα
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος
να ζει σε μια κοινωνία που δεν νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα
υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την καταπίεση και
την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών
συμβάλει στην βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της
παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν
μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1487-pomens-misthologiki-vathmologiki-ekseliksi-akskon-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR1GiUrk1Uto-FciIfiyVYWi_BL7U4ih6HA0NgS3GMJeEVQp_IxZs4j__NE

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:59 

Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο μία ακόμη αποκατάσταση που αφορά την «Βαθμολογική και 
μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων», η οποία έχει υποβληθεί τεκμηριωμένα και 
εμπεριστατωμένα με επιχειρήματα από την ΠΟΜΕΝΣ, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, ως οι μόνοι που 
παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων κατηγοριών
Συναφώς προτείνονται τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:00 

Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
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ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:27 

Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως
ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:41 

Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:58 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
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«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:26 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:49 

1. Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:13 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
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τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:37

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:59 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Για τη Βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη, διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της 
ισότητας, ως οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των 
άλλων κατηγοριών προτείνω τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
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Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:16 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:57 

Επιτέλους η βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93, τείνει να πραγματοποιηθεί, 
διορθώνοντας τις στρεβλώσεις και αδικίες, συμβάλλοντας στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΤΥΑ (εισαγωγή 92)
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:14 

Ευχαριστούμε τον ΥΕΘΑ και το επιτελείο του υπουργείου για την αποκατασταση της αδικίας που βίωναν οι 
ΑΣΣΥ τάξεις 93,94 και 95.Ήταν δίκαιο και γίνεται πράξη απ’ότι φαίνεται με το παρόν σχέδιο νόμου.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:16 

Ευχαριστούμε το επιτελείο και τον ίδιο τον υπουργό για την λύση που δόθηκε στα χρόμια προβλήματα που 
ταλαιπωρούσαν τις τάξειε 93-94-95.Συγχαρητήρια και πάλι!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:03 

»Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:18 

Συνάδελφοι καλησπέρα και χρόνια πολλά!

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνώ ότι είναι προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της 
νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως 
τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη 
κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για 
όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση απόκτησης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από τμήματα ΑΕΙ στα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα (και το οποίο αναφερόταν ρητά στις διατάξεις της σχολής), μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, 
ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και μέγιστα υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996(κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Με την εφαρμογή της παρούσας τροπολογίας θα δημιουργηθούν οι εξής ανισότητες:
1. Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με 
μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 
τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προηγούμενη σειρά του 
1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων και σε αντίθεση με τα
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

2. Σε περίπτωση συνταξιοδότησης στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία
στα 35 χρόνια υπηρεσίας, θα αποστρατεύονται με βαθμό Συνταγματάρχη με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα 
και αντιθέτως στελέχη κατάταξης 1994 και μετά, στα 35 χρόνια υπηρεσίας και με χρήση πενταετίας να 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Ταγματάρχη δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Με την αξιολογούμενη ρύθμιση, που κατά τη γνώμη μου δε συνιστά ρύθμιση που επιφέρει ένα κράτος δικαίου 
(μια έννοια που σχετίζεται με τη δικαιοσύνη), επέρχεται αναστάτωση στο στράτευμα, αδικίες, ανισότητες 
μεταξύ Αξιωματικών ίδιας προέλευσης με κοινή εγκύκλιο διαταγή εισαγωγής σε ΑΣΣΥ (διατάραξη επετηρίδας) 
και το σημαντικότερο δεν συμβάλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις του Στρατού, πράγμα που ήδη φαίνεται 
από το μεγάλο αριθμό σχολίων .

Αυτό που πρέπει να κάνει ένα πραγματικά επιτελικό κράτος κύριοι, ένα κράτος δικαίου, στο οποίο δεν μπορεί 
να κάνει ο καθένας ότι θέλει, είναι να αποσυρθεί το συγκεκριμένο άρθρο του Νομοσχεδίου και να 
επανεξεταστεί έτσι ώστε να συμπεριληφθούν σε αυτό και οι καταταγέντες των ετών 1994 και 1995 ΑΣΥΥ 
(απόφοιτοι τάξεων 1996-1997), ώστε να υπάρχει τήρηση των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας
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αφού το Νομοσχέδιο δημιουργεί δυσμενέστερες και πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς της ίδιας 
προέλευσης με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά εισαγωγής αυτών στις Τάξεις του Στρατού !!!!!!!.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:08 

Σε δύο μέρες τελειώνει η διαβούλευση.Τα σχόλια για το άρθρο 53 θα φτάσουν χονδρικά τα 3000!!!
Φαίνεται καθαρα ότι σήκωσε θύελλα μεταξύ των σειρών ΑΣΣΥ γιατί στην ουσία τους θίγει όλους.Εχω μια 
απορία τι θα κάνει ο κύριος υπουργός.Ειναι ένα σταυρόλεξο για δυνατούς λύτες.Σιγουρα δεν θα θέλει γκρίνια 
και διχόνοια στις μονάδες……ιδωμέν!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:47 

Πολλά συγχαρητήρια στον κύριο υπουργό και το επιτελείο του για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 
91 92 93

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:44 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια
αντιμετώπιση ;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς
και 15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η
τον Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η
15η σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και
είχαν ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται
σταθερότητα και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να
επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί
οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ
ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ
ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή
της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να
ξεχνάμε ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και
ας αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:31 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή
κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή
του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του
ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10,
με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ,
μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη
γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής
και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός
ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς
αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί
αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των
Αξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την
ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον
βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του
Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης
υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν
να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!)
εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα
χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη
της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα
των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως
ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο:
Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να
αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που
πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά
της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994
και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και
οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 1997 (κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού
αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου
μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες
οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με
ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί
ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται,
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την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου
για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη
εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να
διακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και
πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών
κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:13 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει
μέριμνα άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων
1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις
1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που
δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 3α1/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις
ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των
Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια,
χρόνους προαγωγής καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την
αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ
καθότι με την προτεινόμενη τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα
τεσσάρων (4) ετών (!!!!!) διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που
αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου
σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την
ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996, 1997 στην εν λόγω τροποποίηση του
άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους
οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια
αντιμετώπιση ;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς
και 15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η
τον Σεπτέμβριο του 94.
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Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η
15η σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και
είχαν ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται
σταθερότητα και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να
επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί
οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ
ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ
ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή
της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να
ξεχνάμε ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και
ας αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και
όταν η αδικία συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση)
λάθος, σε λάθος κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το
ίδια πλαίσια νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του
1993 σε 2 χρόνια και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η
επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη
1993 – 1994), βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο,
στρεβλό και ανήθικο τι είναι? Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται
στην εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα
συνταξιοδοτικά διακαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να
εκλαμβάνεται ως μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς
να πρέπει να απευθυνθούν σε δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ
μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται
(βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική
λύση του προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση
του θέματος και μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά.
Δημιουργούμε σύγχυση στους Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του
όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά
από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής
μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο
καθεστώς, η σταδιακής μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν
σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το
εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα
Αξιωματικούς με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους,
εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει
και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η
διαβούλευση θα φανεί στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
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το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο ακριβώς νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!) εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 
1997 (κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
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μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:33 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
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επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
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ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:35 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:35 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
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και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:45 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 

Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 1997 
(κατάταξη 1994-1995).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια το Άρθρο 53 και την ρύθμιση που προκύπτει για τους Απόφοιτους 
Τάξεων 93,94,95.
Επιτρέψτε όμως να εκφράσω τις αντιρρήσεις μου και τις απορίες μου. Για ποιο λόγο δεν συμπεριλαμβάνονται 
στην ρύθμιση και οο Τάξεις 1996 και 1997 ;;;Όλες αυτές οι Σειρές 1991 εως και 1995 έχουν μπει με την ίδια 
εγκύκλιο που καθορίζει τα πάντα. Τα πάντα όμως. Εξέλιξη, προοπτικές, βαθμούς, αποστρατεία κτλ.
Καταλαβαίνω ότι έπαιξε πολύ μεγάλο ρόλο η προσφυγή για την δικαίωση αυτή (των Τάξεων 91-92-93) αλλά 
είναι αυτό δικαιολογία να μην συμπεριληφθούν αυτόματα και οι επόμενες 2 σειρές ;;;
Και τι θα γίνει τώρα που γίνεται και άλλη, νέα προσφυγή ;;;

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, δώστε την λύση που πρέπει και όχι την λύση που εξυπηρετεί την δεδομένη στιγμή. Δεν
είναι δυνατόν, νόμος του 2010 να επηρεάζει σε τέτοιο εξωπραγματικό βαθμό εισαχθέντες του 1994 και 1995. 
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Δεν είναι δυνατόν, Αξιωματικοί των ΕΔ να προσφεύγουν σε δικηγορικά γραφεία για την δικαίωση τους.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ δώστε δίκαιη, ηθική, ισότιμη λύση για όλους τους εισαχθέντες 1991 έως και 1995 που 
έχουν ακριβώς την ίδια εγκύκλιο.

Όλα τα υπόλοιπα είναι ημίμετρα.
Όλα τα υπόλοιπα είναι άδικα.
Καλή Πρωτοχρονιά.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:19 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:05 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.

Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.

Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν 
στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας.

Καλή συνέχεια σε όλους, καλές γιορτές.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:11 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:35 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:40 

Συγχαρητήρια για την επίλυση ενός προβλήματος που ταλαιπωρεί το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων 
χρόνια τώρα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:15 

ΣύνδεσμοςΚύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:58 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Σε αντίθετη περίπτωση δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται 
αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου.
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,  μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.’

Επίσης παρακαλούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των αξιών από ΑΣΣΥΡΙΩΝ ειδικών καταστάσεων οι 
έχουν καταληκτικό βαθμό πολύ μικρότερο των προερχόμενων από σσε.
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να 
αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν 
ήδη προκύψει από την επιλεκτική (όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των 
Μονάδων.Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται 
Αξιωματικοί 2 ταχυτήτων.Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν
6 χρόνια για την προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους 
συναδέλφους τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια
αντιμετώπιση ;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους 
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή 
φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο 
του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι 
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα 
και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το 
προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, 
δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το 
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δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ ’96
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, χρόνια πολλά
Θα ήθελα να αναφέρω πως με χαρά βλέπω την ένταξη των εισακτέων των σχολών ΑΣΣΥ των ετών 1991-92 και 
93.Σίγουρα επιλύει μία ανισότητα που προέκυψε με την εφαρμογή του νόμου 3883/2010 και χρήζει 
αξιομνημόνευτης αποδοχής από τους περισσοτέρους. Πλην όμως δεν δίνει μία οριστική λύση αλλά ίσως 
μετακυλά το πρόβλημα των ανισοτήτων που προέκυψαν από τον 3883/2010 στις επόμενες τάξεις που εισήλθαν 
στις σχολές ΑΣΣΥ μέχρι την ψήφισή του παραπάνω νόμου. Θα σας παρακαλούσα να επανεξετάσετε το θέμα και 
μαζί με τις σειρές των εισακτέων στις ΑΣΣΥ τα έτη 1991-1992 και 1993 των τριών σωμάτων να εντάξετε και 
επόμενες τάξεις
που εισήλθαν στις σχολές ΑΣΣΥ με τον ίδιο τρόπο (πανελλήνιες εξετάσεις του υπουργείου παιδείας)και με την 
ίδια εγκύκλιο (επιλέξαμε την ένταξή μας στις σχολές αυτές γνωρίζοντας την βαθμολογική μας εξέλιξη που ήταν 
όμοια με αυτή των υπό ένταξη σειρών ).
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Αξιότιμε κύριε Υπουργέ Εθνικής Άμυνας,

Είμαι εν ενεργεία Αξιωματικός του Στρατού, βαθμού Ταγματάρχη. Είμαι απόφοιτος της ΣΜΥ, τάξεως 1989 (35 
συνολικά έτη υπηρεσίας).
Πριν μεταφερθώ στις Ειδικές Καταστάσεις το 2015 (Ελαφράς Υπηρεσίας) υπηρέτησα σε μάχιμες μονάδες Έβρου,
νησιών Ανατολικού Αιγαίου, Ηπείρου, σε Στρατηγείο Μείζονος Σχηματισμού κλπ, καθώς και σε μάχιμες μονάδες
σε ειρηνευτικές αποστολές σε εμπόλεμες ζώνες.

Για μια ακόμη φορά διαπιστώνουμε με μεγάλη μας απογοήτευση ότι και στο παρόν ν/σ απουσιάζει ρύθμιση για 
την αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτων ΑΣΣΥ, παρά το
γεγονός ότι έχει εκδοθεί το 2021 σχετική δικαστική απόφαση για το θέμα αυτό.

Η τακτική, η απόφαση και η ενέργεια της Διοίκησης, να μην προάγει μέχρι τον καταληκτικό τους βαθμό τα 
Στελέχη των ΕΔ Αποφοίτους ΑΣΣΥ που κρίθηκαν Ελαφράς Υπηρεσίας από 24-9-2010 και μεταγενέστερα ΚΑΙ 
ΕΦΕΡΑΝ ΚΑΤΑ ΤΗΝ ΚΡΙΣΗ ΤΟΥΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΣΥΕ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΛΟΧΑΓΟΥ και αντιστοίχων [δηλαδή είχαν ήδη 
ξεπαράσει τον καταληκτικό βαθμό του Υπολοχαγού που προβλέπει το άρθρο 23, περίπτωση ε(5) του Ν. 
3883/2010], παρά το γεγονός ότι:

α. ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΕΙΔΙΚΗ ΡΥΘΜΙΣΗ ΚΑΙ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΣΤΟΝ ΠΡΟΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟ ΝΟΜΟ ΠΟΥ ΝΑ ΚΑΘΟΡΙΖΕΙ ΟΤΙ ΔΕΝ 
ΕΧΟΥΝ ΤΟ ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΝΑ ΠΡΟΑΧΘΟΥΝ ΣΤΟΥΣ ΕΠΟΜΕΝΟΥΣ ΒΑΘΜΟΥΣ.
β. ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΚΗ ΕΚΘΕΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΑΡΘΡΟ 23 ΤΟΥ ΙΔΙΟΥ ΝΟΜΟΥ,
γ. ΔΕΝ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΓΝΩΜΟΔΟΤΗΣΗ του ΝΣΚ για το πως ακριβώς θα εφαρμόζονται οι διατάξεις του άρθρου 23, 
περίπτωση ε(5) του Ν. 3883/2010, σύμφωνα με τη Φ. 400/354/602391/Σ. 10112/7 Δεκ 19/ΓΕΣ/Β1(ΔΙΠΡΟ)/2α 
(κατόπιν σχετικού αιτήματός μου) και η Διοίκηση του ΓΕΣ εφαρμόζει ως και σήμερα το νόμο όπως εκείνη 
θεωρεί σωστό, ενώ θα μπορούσε να είχε υποβάλει στο ΝΣΚ αίτημα για γνωμοδότηση επί του ζητήματος (όπως 
έχει πράξει πολλάκις στο παρελθόν για άλλα ζητήματα και μάλιστα λιγότερο σημαντικά),

κρίθηκε και αποφασίστηκε από το Διοικητικό Εφετείο Αθηνών ότι ΑΝΤΙΚΕΙΤΑΙ ΣΤΗ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΤΗΣ 
ΙΣΟΤΗΤΑΣ, σύμφωνα με την 1578/30-9-2021 Απόφασή του (μετά την προσφυγή 12 Αξιωματικών Ελαφράς 
Υπηρεσίας αποφοίτων ΣΜΥ, συμπεριλαμβανομένου και εμού του ιδίου), ενώ ακυρώνει το από 6-6-2019 ΠΔ (που
μας κρατάει διατηρητέους στον ίδιο βαθμό), αφού, όπως επισημαίνει η απόφαση, ΕΠΡΕΠΕ ΝΑ ΠΕΡΙΛΗΦΘΟΥΜΕ 
ΣΕ ΠΙΝΑΚΕΣ ΠΡΟΑΚΤΕΩΝ. Συνεπώς θα έπρεπε να έχω προαχθεί στο βαθμό του Ταγματάρχη από το Σεπτέμβριο 
του 2017 και του Αντισυνταγματάρχη από το 2021.

Αντί λοιπόν να έχουν δρομολογηθεί εκ μέρους του Γενικού Επιτελείου Στρατού οι διαδικασίες αναδρομικής 
προαγωγής μας, προς εκτέλεση της απόφασης τους Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, διαπιστώσαμε με θλίψη ότι 
η νομική υπηρεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας άσκησε έφεση στο ΣτΕ ζητώντας την ακύρωση της 
απόφασης του Εφετείου, ενώ είναι γνωστό στους νομικούς ότι το ΣτΕ δεν εξετάζει υποθέσεις βαθμολογικής 
εξέλιξης των Στελεχών των ΕΔ, όπως εμπεριστατωμένα εξηγώ παρακάτω.

Κύριε Υπουργέ,
επί του ζητήματος, παραθέτω συνοπτικά τα σημαντικότερα επίμαχα σημεία:

– Εθελόντριες και ΕΜΘ μη απόφοιτοι Στρατιωτικών Σχολών και μη πτυχιούχοι, έλαβαν ως σήμερα από το 
ΥΠΕΘΑ 6 και 2+1 επιπλέον βαθμούς αντίστοιχα (Ελαφράς Υπηρεσίας και μη), όταν ο αρχικός νόμος κατάταξής 
τους στις ΕΔ προέβλεπε αποστρατευτικό βαθμό Ανθυπασπιστή. Αντιθέτως, τους πτυχιούχους αποφοίτους 
παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας, το ΥΠΕΘΑ τους υποβάθμισε κατά 4 βαθμούς σε 
σχέση με τις διατάξεις που προέβλεπε ο νόμος εισαγωγής τους στη Σχολή, χωρίς να υπάρχει αιτιολογική 
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έκθεση για το άρθρο 23 του Ν. 3883/2010, δηλαδή κανένας μέχρι σήμερα δεν μας απάντησε για ποιο λόγο 
αφαιρέθηκαν 4 βαθμοί μόνο από τους Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτους ΑΣΣΥ, ενώ οι υπόλοιπες κατηγορίες 
Αξιωματικών Ελαφράς Υπηρεσίας βαθμολογικά εξελίσσονται κανονικά.

– Οι νομικοί της νομικής υπηρεσίας του ΥΠΕΘΑ σαφώς και γνωρίζουν ότι το ΣτΕ εξετάζει ΜΟΝΟ υποθέσεις ΟΙ 
ΟΠΟΙΕΣ ΑΦΟΡΟΥΝ ΤΗ ΜΟΝΙΜΟΠΟΙΗΣΗ ΚΑΙ ΤΗΝ ΑΠΟΤΑΞΗ ΤΩΝ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ και ΟΧΙ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ 
ΕΞΕΛΙΞΗΣ ή ΠΡΟΑΓΩΓΩΝ, όπως καθορίζει το άρθρο 1, 5 και 5α του Ν.702/1977 «Περί υπαγωγής υποθέσεων εις
τα διοικητικά δικαστήρια, αντικαταστάσεως, τροποποιήσεως και καταργήσεως διατάξεων του Ν.Δ. 170/1973 
“περί του Συμβουλίου της Επικρατείας”». Άλλωστε η 111/1-3-2019 Απόφαση του Γ΄ Τμήματος του ΣτΕ 
απέρριψε αντίστοιχη αίτηση για εξέταση ζητήματος που σχετίζεται με βαθμολογική εξέλιξη Στελεχών των ΕΔ με
το εξής σκεπτικό: – «…… 4. Επειδή, από την εισηγητική έκθεση του ν. 3900/2010 προκύπτει ότι με τις διατάξεις 
του εν λόγω νόμου ο νομοθέτης επεδίωξε, κατόπιν σταθμίσεως του γενικότερου συμφέροντος της Δικαιοσύνης,
να απαλλάξει το Συμβούλιο της Επικρατείας από τον φόρτο των ήσσονος σημασίας υποθέσεων. Ειδικότερα, σε 
σχέση με τις υποθέσεις των στρατιωτικών υπαλλήλων, ο νομοθέτης επεδίωξε να περιορισθεί η αρμοδιότητα του
Συμβουλίου της Επικρατείας στην εκδίκαση μόνο της έφεσης κατά των αποφάσεων του τριμελούς διοικητικού 
εφετείου, ως ακυρωτικού, ΟΙ ΟΠΟΙΕΣ ΕΚΔΙΔΟΝΤΑΙ ΕΠΙ ΥΠΟΘΕΣΕΩΝ ΠΟΥ ΑΦΟΡΟΥΝ ΤΗ ΜΟΝΙΜΟΠΟΙΗΣΗ ΚΑΙ ΤΗΝ 
ΑΠΟΤΑΞΗ ΤΩΝ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ και των υπαλλήλων των σωμάτων ασφαλείας. ΟΙ ΛΟΙΠΕΣ 
ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΟΥ ΤΡΙΜΕΛΟΥΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΕΦΕΤΕΙΟΥ, οι οποίες εκδίδονται επί των ακυρωτικής φύσεως 
υποθέσεων των στρατιωτικών υπαλλήλων και των υπαλλήλων των σωμάτων ασφαλείας, ΚΑΤΕΣΤΗΣΑΝ ΚΑΤΑ 
ΤΟ ΓΡΑΜΜΑ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ ΑΝΕΚΚΛΗΤΕΣ, ΩΣ ΜΗ ΥΠΟΚΕΙΜΕΝΕΣ ΣΕ ΕΦΕΣΗ ΕΝΩΠΙΟΝ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 
ΕΠΙΚΡΑΤΕΙΑΣ. Η ρύθμιση αυτή ………… 5. Επειδή, Η ΕΚΚΑΛΟΥΜΕΝΗ ΑΠΟΦΑΣΗ ΕΚΡΙΝΕ ΕΠΙ ΔΙΑΦΟΡΑΣ ΠΟΥ ΑΦΟΡΑ 
ΤΗΝ ΕΝ ΓΕΝΕΙ ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ, ΜΗ ΣΧΕΤΙΖΟΜΕΝΗΣ ΜΕ ΤΗ ΜΟΝΙΜΟΠΟΙΗΣΗ
΄Η ΤΗΝ ΑΠΟΤΑΞΗ, για τις οποίες κατ’ εξαίρεση προβλέπεται η άσκηση εφέσεως (πρβλ. ΣτΕ 515/2015, 
637/2014, 4506/2013 και σε συμβούλιο 2440/2014, 1422/2013, 348, 351/2009, 445/2008, 391/2004 κ.ά.). Ως 
εκ τούτου, ΚΑΤΑ ΤΑ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΑ ΣΤΗΝ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΗ ΣΚΕΨΗ, Η ΑΠΟΦΑΣΗ ΑΥΤΗ ΔΕΝ ΥΠΟΚΕΙΤΑΙ ΣΕ ΕΦΕΣΗ 
σύμφωνα με το άρθρο 5Α του ν. 702/1977, όπως αυτό ίσχυε κατά τον κρίσιμο χρόνο ……………….».

– Έχουμε πληρώσει πολλά χρήματα ως σήμερα για να διεκδικήσουμε τη δικαίωσή μας και στερούμαστε πολλά 
περισσότερα, λόγω της βαθμολογικής στασιμότητας. Δεν αντέχουμε άλλα έξοδα. Σπαταλάμε τα χρήματά μας 
για να αντιμετωπίσουμε έφεση του ΥΠΕΘΑ στο ΣτΕ για υπόθεση που αφορά την προαγωγή μας, είδος υπόθεσης
που δεν εξετάζει το ΣτΕ.

– Νόμοι, εκθέσεις αλλά και κοινοτικές οδηγίες προϋποθέτουν ίση μεταχείριση και ίσες ευκαιρίες για τα άτομα 
που νοσούν ή έχουν αναπηρία. Στην περίπτωση όμως των Ελαφράς Υπηρεσίας αποφοίτων ΑΣΣΥ υπάρχει 
βαθμολογική ποινή και άνιση μεταχείριση, με όλα τα οικονομικά και κοινωνικά συνεπακόλουθα.
Οι Αξιωματικοί Ελαφράς Υπηρεσίας απόφοιτοι Στρατιωτικών Σχολών Αξιωματικών, οι εθελόντριες 
προερχόμενες από το Ν. 705/1977, οι προερχόμενοι από ΕΜΘ κλπ, ΔΕΝ ΔΙΕΠΟΝΤΑΙ ΑΠΟ ΤΟ ΚΑΘΕΣΤΩΣ 
ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗΣ ΣΤΑΣΙΜΟΤΗΤΑΣ του άρθρου 23, του Ν. 3883/2010 και βαθμολογικά εξελίσσονται κανονικά, εν 
αντιθέσει με τους Αξιωματικούς Ελαφράς Υπηρεσίας Αποφοίτους ΑΣΣΥ, οι οποίοι παραμένουν βαθμολογικά 
μέχρι το βαθμό του Υπολοχαγού, ενώ ήδη εδώ και 15 σχεδόν μήνες έχει εκδοθεί η 1578/30-9-2021 Απόφασή 
του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών ή οποία έκρινε ότι η διάκριση αυτή ΑΝΤΙΚΕΙΤΑΙ ΣΤΗ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΤΗΣ
ΙΣΟΤΗΤΑΣ, χωρίς να έχει υπάρξει ως σήμερα νομοθετική ρύθμιση, πάρα τις συνεχόμενες εκκλήσεις και 
προτάσεις τόσο Βουλευτών του Ελληνικού Κοινοβουλίου, όσο και Στρατιωτικών Ενώσεων και της ΠΟΜΕΝΣ για 
τη νομοθετική επίλυση του ζητήματος και χωρίς το ΣτΕ, στο οποίο άσκησε το ΥΠΕΘΑ έφεση κατά της απόφασής
του ΔΕΑ, να έχει την αρμοδιότητα να εξετάζει και να συζητά εφέσεις των οποίων η υπόθεση αφορά ζήτημα 
βαθμολογικής εξέλιξης Στελεχών των ΕΔ.

Κύριε υπουργέ,
σε απάντησή σας σε κοινοβουλευτικό έλεγχο την 25 Απρ 22 απαντήσατε ότι μετά και την απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών της 30-9-2022 που μας δικαίωσε, το ζήτημά μας εξετάζεται από τις νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ για να βρεθεί λύση.

ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΠΑΡΑΠΑΝΩ ΛΟΓΟΥΣ ΠΟΥ ΣΑΣ ΑΝΕΦΕΡΑ, ΑΙΤΟΥΜΑΙ ΟΠΩΣ ΚΑΤΑΘΕΣΕΤΕ ΣΧΕΤΙΚΗ ΤΡΟΠΟΛΟΓΙΑ 
ΣΤΟ ΠΑΡΟΝ Ν/Σ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΟΥ ΖΗΤΗΜΑΤΟΣ ΜΑΣ, ΣΥΜΦΩΝΑ ΚΑΙ ΜΕ ΤΟ ΠΝΕΥΜΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΠΡΟΤΑΣΗ ΤΟΥ 
ΑΠΟ 22-12-2022 ΕΓΓΡΑΦΟΥ ΠΟΥ ΣΑΣ ΥΠΕΒΑΛΛΕ Η ΠΟΜΕΝΣ ΓΙΑ ΤΟ ΖΗΤΗΜΑ ΑΥΤΟ
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy

Κύριε υπουργέ,
ευελπιστώ το αίτημά μου να φτάσει ως εσάς και σας παρακαλώ
ΔΩΣΤΕ ΤΩΡΑ ΕΝΑ ΤΕΛΟΣ ΣΕ ΑΥΤΟ ΤΟ ΨΥΧΟΦΘΟΡΟ ΜΑΡΤΥΡΙΟ ΠΟΥ ΠΕΡΝΑΜΕ ΤΟΣΑ ΧΡΟΝΙΑ.
Σας ευχαριστώ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
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μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
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εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
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καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:01 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:32 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:58 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:33 

Επιτελους!
Ευχαριστούμε τον κυριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του δινοντας λυση σε μια αδικια χρονων!
ΑΣΣΥ 92

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:08 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
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μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
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εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
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καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:11 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:47 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:38 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:28

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:36 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:47 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, 
αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:59 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
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Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:32 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ όσο και την επιτελική του ομάδα καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα των Αξκων προέλευσης απόφοιτων ΑΣΣΥ οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη
1991-1992-1993.Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοι λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:56 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 16:12 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:01 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
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όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:15

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:26 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:16 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
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ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:34 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 15:11 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:17 

Δημόσια Διαβούλευση: Λήμμα το οποίο αναφέρεται στην διαδικασία κατά την οποία ζητείται η συμβολή των 
πολιτών σε θέματα που τους αφορούν.
Δυστυχώς κάτι τέτοιο δεν διαφαίνεται να συμβαίνει παρακολουθώντας τον σχολιασμό των άρθρων 53 & 81. 
Συγκεκριμένα ποια είναι η συμβολή αναγράφοντας ανακρίβειες, κακεντρέχειες με μοναδικό σκοπό την 
εκδήλωση φθόνου, κοινώς την δυσαρέσκεια με την επιτυχία/ευτυχία των άλλων;
Από ποιους; Κυρίως από ανωνύμους «πολίτες» που δεν έχουν το θάρρος της γνώμης τους, οι οποίοι 
αναπαράγουν έτοιμα κείμενα που τους διανεμήθηκαν.

Το άρθρο 53 του προς σχολιασμό σχεδίου νομού, αφορά ρυθμίσεις των ν.2439/96, ν.3883/10 (άσχετα αν δεν 
αναφέρεται) και του ν.4494/17. Σε καμία περίπτωση η επιλογή του για σχολιασμούς αναφορικά με ζητήματα 
του ν.4609/19 δεν θεωρείται εύστοχη ούτε όμως και τυχαία από όσους το επέλεξαν.

Πράγματι η τάξη μου (ΑΣΣΥ καταταγέντες το 1991 και συγκεκριμένα 43η ΣΤΥΑ) προήχθη σε Αξιωματικό την 01-
01-2011, κοινώς στα 19 έτη και 2-4 μήνες (ανάλογα με την σχολή). Το ίδιο συνέβη και για τις επόμενες τάξεις. 
Γιατί όμως αποκρύπτεται ότι και οι ΑΣΣΥ 1990 προήχθησαν στα 20 έτη, έναντι των 21 που ίσχυε μέχρι τότε; 
Κύριοι δεν ερωτηθήκαμε. Κανένας σώφρων άνθρωπος δεν θα αντάλλασσε τα 2 χρόνια πιο νωρίς ως 
Αξιωματικός με τα όσα ακολουθούσανε για αυτόν στον ν.3883/10. Κανένας δεν θα έμπαινε στην διαδικασία 
ενός πολυετή αγώνα να αποδείξει τα αυτονόητα και να τύχει νομοθετικής παρέμβασης.

Ποια είναι τα κριτήρια που διαφοροποιούν τους ΑΣΣΥ μεταξύ τους; Μήπως τα τυπικά τους προσόντα 
(σωματικά, αθλητικά, νοητικά, γραμματικά) κατά την εισαγωγή τους προς αυτές; Μήπως η διαδικασία 
εισαγωγής τους σε αυτές; Για εμένα δεν υφίσταται κανένας λόγος προς διαφοροποίηση!! Υπήρχαν, υπάρχουν 
και θα υπάρχουν άξια στελέχη ανεξάρτητου χρονιάς κατάταξης. Εκπαιδευτήκαμε από προηγούμενες σειρές και 
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εκπαιδεύσαμε επόμενες. Αυτή είναι η φυσική ροή των σχολών μας. Επομένως αδιανόητο η οποιαδήποτε 
διασάλευση της βαθμολογικής τάξης μεταξύ σειρών ΑΣΣΥ είτε προς τα πάνω είτε προς τα κάτω. Δεν 
επιθυμούμε την προσπέραση των ΑΣΣΥ 1990 αλλά δεν δεχόμαστε και καμία χρονική βαθμολογική διαφορά ούτε
ημέρας πάνω της αρχικής όπως αυτή καθορίστηκε με την εισαγωγή στις σχολές (1 έτος).

Δυστυχώς για εμάς (ΑΣΣΥ 1991) και ευτυχώς για τις επόμενες τάξεις μέχρι και σήμερα δεν έχετε υποστεί την 
εκτίναξη (5+ χρόνια) της βαθμολογικής διαφοράς μεταξύ δύο διαδοχικών σειρών. Συγκεκριμένα:
ΑΣΣΥ 1990: Σγοι από τον Αυγ 2016 (ν.4494/17). ΑΣΣΥ 1991: Ιαν 2020
ΑΣΣΥ 1990: Επγοι από τον Νοε 2020 (ν.4764/20) . ΑΣΣΥ 1991: Ιαν 2026

Επιπλέον όμως με την ψήφιση του άρθρου 47 παρ. 11 του ν.4407/16 υπήρξε προσπέραση από εθελόντριες του 
ΣΞ οι οποίες ακολουθούσανε την αντίστοιχη σειρά ΣΜΥ στους βαθμούς Ανθλγου & Υπλγου.
Αλήθεια γιατί δεν υπήρξε η ίδια σπουδή και αγώνας για την ανωτέρω διατάραξη της ιεραρχίας; Τυχαίο φυσικά 
δεν ήταν ούτε αυτό ως γεγονός.

Παρακαλώ τους συναδέλφους – γιατί υπό αυτό το πρίσμα αντιμετωπίζω τους πάντες (εκτός από αυτούς που 
θέτουν τους εαυτούς αδικαιολόγητα – αναίτια απέναντι)-, να μας κοινωνήσουν την λύση που προκρίνουν για 
την θεραπεία από την ισχύ του άρθρου 32 του ν.4609/19; Όχι μόνο το πρόβλημα. Όλα στο φως, ξεκάθαρα και 
αιτιολογημένα.
Για παράδειγμα η επαναφορά της αρχαιότητας όπως αυτή ορίστηκε με τον ν.3883/10 άρθρο 36, παρ. 13, 
περίπτωση (γ) (και ΚΑΚΩΣ άλλαξε με τον ν.4407/16 διόλου τυχαία δεν έγινε κανένα θέμα από αυτούς που 
σήμερα αναφέρουν το πρόβλημα) “ Οι Αξιωματικοί της περίπτωσης (5) της παραγράφου β΄του άρθρου 2 του 
παρόντος νόμου είναι νεότεροι των λοιπών ομοιοβάθμων τους.” [δηλαδή: Οι προερχόμενοι από 
μονιμοποιηθέντες εθελοντές του ν.δ. 445/1974 (ΦΕΚ 160 Α΄/ 10.6.1974) και του ν.705/1977 (ΦΕΚ 279 
Α΄/26.9.1977)]. θα ήταν μια ανέξοδη σχετική λύση;

Ειλικρινά αδυνατώ να κατανοήσω την επίθεση στην ψήφιση του ανωτέρω άρθρου από ανθρώπους που έχουν 
υποστεί την ίδια στρέβλωση (την οποία έχει αναγνωρίσει ο κ. ΥΕΘΑ από τις 02/11/20) ως προς το 
βαθμολογικό, έχουν τύχει παρόμοιας λύσης και παρόλα αυτά εναντιώνονται στις επόμενες σειρές. Τέλος για τις
επόμενες σειρές που δεν συμπεριλαμβάνονται, αρχικά ας ξεκαθαρίσουν τι επιθυμούν ως λύση και να προβούν 
στις ενέργειες που θα κρίνουν οι ίδιοι. Σε καμία των περιπτώσεων, -αν και αυθαίρετα θα μιλήσω για όλους 
τους ΑΣΣΥ 1991-, δεν θα υπάρξει παρόμοια αντιμετώπιση των όσων εμείς βιώσαμε και βιώνουμε.

Ο καθένας ας βγάλει τα συμπεράσματα του.

Υ.Γ. Με το παρόν άρθρο στην ουσία “μεταφερόμαστε” στο 2017 όπου ψηφίστηκε το άρθρο 37 του ν.4494/17. 
Επομένως οι ΑΣΣΥ 1990, 1991, 1992 & 1993 διέπονται από το ακριβώς ίδιο καθεστώς, με ότι αυτό συνεπάγεται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:38 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
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7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:26 

Κύριε Υπουργέ,
1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:24 

Όλα τα υπόλοιπα είναι να’χαμε να λέγαμε, να’χαμε να πούμε

ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 

1128 

1131



πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
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τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!

ΑΝ Η ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗ ΈΧΕΙ ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΟ ΝΟΗΜΑ ΘΑ ΦΑΝΕΙ ΣΤΟ ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ. ΤΟ ΤΙ ΛΕΕΙ Ο ΚΑΘΕΝΑΣ ΜΑΣ
ΕΔΩ ΜΕΣΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΦΟΡΟ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΛΟΙΠΟΥΣ. ΕΙΝΑΙ ΚΡΙΜΑ ΤΗΝ ΩΡΑ ΠΟΥ ΟΙ ΕΝΟΠΛΕΣ ΔΥΝΑΜΕΙΣ 
ΕΧΟΥΝ ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΘΕΜΑΤΑ ΣΕ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΝΑ ΘΕΩΡΟΥΜΕ ΟΤΙ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΓΙΝΕΙ ΣΥΖΗΤΗΣΗ ΓΙΑ ΕΝΑΝ ΝΟΜΟ ΤΟΥ 
2010 ΚΑΙ ΠΟΣΑ ΧΡΟΝΙΑ ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ΙΣΧΥ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΕΧΕΙ.
ΔΕΝ ΓΙΝΕΤΑΙ ΑΠΛΑ.
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΙΣΧΥΣΕΙ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ 2010 ΚΑΙ ΜΕΤΑ. ΤΕΛΟΣ. ΟΛΑ ΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ ΕΙΝΑΙ ΑΧΡΗΣΤΕΣ 
ΙΚΑΣΙΕΣ, ΣΚΕΨΕΙΣ, ΦΙΛΟΔΟΞΙΕΣ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:21 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:32 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:01

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Όι καταταγεντες 91-92-93 έχουν ενταχθεί στο σώμα των Αξιωματικών με τον ν.3883/10 & όχι με τον ν.2439/96.
Προδήλως είναι παράνομη η ένταξη τους στον ν.2439/96 διότι έχουν τα ίδια κριτήρια προαγωγής δηλαδή στα 
19 έτη Υπηρεσίας,στο Σώμα των Αξιωματικών.
ΔΕΝ ΝΟΜΙΜΟΠΟΙΕΙΤΑΙ Η ΈΝΤΑΞΗ ΤΟΥΣ ΣΤΟΝ Ν.2439/96.
Μόνο εντός του ν.3883/10 δύναται να προαχθούν σε Τχες.
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ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ ΤΟΝ ΑΠΑΙΤΟΎΜΕΝΟ ΧΡΌΝΟ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ.
ΠΑΡΑΝΟΜΗ η ένταξη τους στον ν.2439/96.
Όλες οι Σειρές ΑΣΣΥ πρέπει να ενταχθούν στον ν.2439/96 & όχι μόνο οι 91-92-93.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:43 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:29 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:33 

Αφήστε τις ευχαριστίες!!
Ο εκβιασμός των ΑΣΣΥ 91,92,93 έναντι των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ δεν πρέπει να περάσει σε καμία περίπτωση.
Από τα σχόλιά τους και μόνο καταλαβαίνει κανείς, ότι είναι αλαζόνες και υπερόπτες και το μόνο που τους 
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ενδιαφέρει είναι η αδιαφορώντας επιδεικτικά και προκλητικά για όλους τους συναδέλφους ΑΣΣΥ που 
ακολουθούν. Κύριε Υπουργέ μην αφήσετε το άδικο να επικρατήσει και τους ανθρώπους των σειρών ΑΣΣΥ 
91,92,93, να διασπείρουν το μίσος στις επόμενες σειρές. Κόψτε τους την έπαρση και την αλαζονεία με την 
απόσυρση του εν λόγω άρθρου 53 και δίνοντας μια συνολική λύση στο θέμα των ΑΣΣΥ! ! Τώρα είναι η στιγμή 
αυτή που πρέπει να ενεργήσετε ώστε να μην διαταραχτεί η εργασιακή ειρήνη και επέλθουν τριβές στο 
Στράτευμα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:24 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:05 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:38 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:14

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:08 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
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δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:24 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:26 
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.Ο υπερβολικος
σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του 
δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των χαμένων βαθμών , 
χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι οι εμπλεκόμενοι. 
Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, δημιουργεί και αυξάνει
ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που βρίσκονται στην δεινή θέση να 
παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:21 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και
όταν η αδικία συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση)
λάθος, σε λάθος κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το
ίδια πλαίσια νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του
1993 σε 2 χρόνια και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η
επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη
1993 – 1994), βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο,
στρεβλό και ανήθικο τι είναι? Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται
στην εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα
συνταξιοδοτικά διακαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να
εκλαμβάνεται ως μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς
να πρέπει να απευθυνθούν σε δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ
μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται
(βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική
λύση του προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση
του θέματος και μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά.
Δημιουργούμε σύγχυση στους Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του
όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά
από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής
μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο
καθεστώς, η σταδιακής μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν
σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το
εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα
Αξιωματικούς με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους,
εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει
και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η
διαβούλευση θα φανεί στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:55 

κεμβρίου 2022, 08:49 | Δημητριάδης ΚωνσταντινοςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΕνα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί 
από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ 
ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:24 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:56 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
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αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45 | Π.ΠΜόνιμος

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:38 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45 | Π.ΠΜόνιμος

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:11 

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να 
στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν 
αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας η δικαίωση τους. Ακόμα και τίποτα να μην αλλάξει στο υπό διαβούλευση
Άρθρο είχαν, έχουν και θα έχουν απόλυτο δίκιο.Καλή συνέχεια σε όλους, να είστε υγιείς.Αποφοιτος ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:44 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας

Στο πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου ,η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ 
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την ειλικρινή πρόθεση σας για την επίλυση των
χρόνιων προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 και αφορούν όλους τους 
απόφοιτους ΣΜΥΝ για τα έτη 1993,1994,1995. Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει 
λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών 
ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του Ν.3883/2010. Θα ηταν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί 
διόρθωση στο άρθρο 53 του νομοσχεδίου ώστε να συμπεριληφθούν και οι αποφοίτοι 1996 και 1997 οι οποίοι 
διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων ΣΜΥΝ ετών 1993, 1994 και 1995.

Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :

α) Τέσσερα (4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.

β) Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.

γ) Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας ανάμεσα σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) 
χρόνο διαφορά εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.

Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή και με 
αυτή την επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα.

Με Εκτίμηση/Σεβασμό

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΣΜΥ 95

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:17 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν τοπαρόν σχέδιο νόμου
καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, τωνΑξιωματικών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995.Σε αντίθετη περίπτωση δημιουργείται βαθμολογικό 
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& οικονομικό χάσμα από την παρούσακυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται αδικία στους 
Αξιωματικούς Τάξεων 1996και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω 
στο όριο τωνοροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας 
οιΑξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου.Παράλληλα με το
παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις»πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί 
τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειράεισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω 
Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω 
πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτιδιαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι 
αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτόπου μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά από σχεδόν 3 
δεκαετίες.Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στοχώρο των 
Ενόπλων Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει
στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τιςπροηγούμενες σειρές).Επανεξέταση του 
θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικάΑξιωματικοί με μήνες διαφορά από τις 
προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια.Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι βάση των νόμων 
παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενεςτουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ. Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η 
σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα γιατις επόμενες σειρές. Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο 
νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στοσυνταξιοδοτικό υπήρχε ένα μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην 
πλήττονται βιαίως απότην αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε καν αυτό.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,? μιλώντας 
με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι καιδημιουργήσετε νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε 
Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει νακάνει με ψήφους, δεν έχει να κάνει με εκλογές, δεν έχει να 
κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει 
νόημα ηδιαβούλευση αυτή, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια 
πουδιαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 
(Τάξη 1996)

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:08 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:54 

Το άρθρο 53 του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου αδικεί τις σειρές με κατάταξη από το 1994 και μετά. Δημιουργεί
μισθολογικες και βαθμολογικές ανισότητες μεταξύ σειρών με πολύ κοντινή ημερομηνία κατάταξης. Το θέμα 
προσωπικά δεν είναι ούτε σταδιοδρομικο ούτε μισθολογικο . ΕΊΝΑΙ ΗΘΙΚΌ. Σειρές που εισήχθησαν εξ 
ολοκλήρου με το θεσμό τον πανελληνίων μένουν έξω από τη ρύθμιση. Με ποιο σκεπτικό; Συνάδελφοι που 
έχουν προσφέρει πολλά στις ένοπλες δυνάμεις, έχουν κουραστεί και έχουν προσπαθήσει πολύ για να 
εισαχθούν, βλέπουν να μένουν έξω από τη την συγκεκριμένη ρύθμιση. Τέλος θέλω να πω τα εξής :α) 
Συγχαρητήρια στις Σειρές 1991, 1992,1993 που απλά επιτυγχάνουν αυτό που τους αξίζει, γιατί και αυτοί όπως 
και οι νεότερες σειρές έχουν προσφέρει πολλά στις ένοπλες δυνάμεις. β) Σε τίποτα διαβεβαιώνω, σε τίποτα η 
συγκεκριμένη αδικία δεν θα επηρεάσει τον ζήλο με τον οποίο θα εργάζομαι και θα συνεχίσω προσφέρω στις 
ένοπλες δυνάμεις και συγκεκριμένα στο Πολεμικό Ναυτικό κάτι που κάνω 28 χρόνια τώρα. Το Πολεμικό 
Ναυτικό είναι η οικογένεια μου και μου έχει δώσει πολλά, αυτό δεν αλλάζει με τίποτα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:53 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
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η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
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οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:37

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:17 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ακριβώς όπως τονίζει και ο συνάδερφος ενώ η δικαιοσύνη έχει αποφανθεί περιμένουμε τις ενέργειες σας βάσει 
των διαβεβαιώσεων σας…

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:56 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ

Σαν Αξιωματικοί χαιρόμαστε που ασχοληθήκατε με την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ μας θλίβει όμως 
βαθιά το γεγονός ότι το νομσχέδιο γεννά νέα προβλήματα με την βαθμολογική εξέλιξη των Ταξεων ’96 και ’97. 
Διαβάζοντας εδώ τα χιλιάδες σχόλια θα διαπιστώσατε κι εσείς και το επιτελείο σας τον απόηχο και τα 
προβλήματα που δημιουργούνται αντί να λύνονται. Προτείνω ένταξη της των Τάξεων ’96 και ’97 ΑΣΣΥ στο 
άρθρο 53 καθότι ΤΙΠΟΤΑ δεν μας διαχωρίζει απο τους προηγούμενους. ΟΙ καιροί είναι δύσκολοι και θέλουμε 
ένα στράτευμα ενωμμένο όχι διχασμένο και δυσαρεστημένο. Δεν πρόκειται να επιβαρύνουμε τον 
προυπολογισμό του 2023. Και μια λογικά σκεπτόμενη Κυβέρνηση για να ανησυχήσει για τον προυπολογισμό 
του 2025 καλό θα είναι να φροντίσει να είναι πρώτα, το κυβερνών κόμμα το 2025. Η άποψη που μεταφέρεται 
εδώ αντικατοπρτίζει και τις οικογένειές μας που ταίζουμε και όλοι μαζί ψηφίζουμε.

Με εκτίμηση
Αξιωματικός ΑΣΣΥ Τάξη ’96

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:49 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ
Οι σειρές ΑΣΣΥ του 1991-92-93 δεν έχουν καμία διαφορά με τις σειρές 1994-95-96-97-98-99-2000…
Για ποιο λόγο οι συνάδελφοι των τάξεων 91-92-93 να αποστρατεύονται με το βαθμό του Συνταγματάρχη και οι 
υπόλοιπες τάξεις με χαμηλότερους βαθμούς?
Αν επιθυμείτε να διορθώσετε την αδικία του 3883, κάντε το αλλά όχι για λίγους και μετά βλέπουμε… Στην 
οικονομική αποζημίωση μπορείτε να κινηθείτε σταδιακά αν δεν μπορεί το κράτος να ανταποκριθεί άμεσα.
Να αποκατασταθεί η αδικία που εισήχθη με το Ν 3883/2010!
Επιπλέον να μεριμνήσετε παρακαλώ και για τους συναδέλφους που νόσησαν και εντάχθηκαν στους »ελαφράς 
υπηρεσίας» προέλευσης ΑΣΣΥ. Δεν γίνεται να τιμωρούνται επειδή νόσησαν, είναι αυτονόητο! Ούτε και να 
καθυστερεί ο χρόνος προαγωγής λόγω αναρρωτικών αδειών. Και αν θέλετε να βρείτε πόρους πάρτε από τους 
υποτιθέμενους μάχημους που τα τελευταία 20 χρόνια είναι σε γραφεία. Και έτσι αποκαθίσταται ακόμα 
περισσότερο το αίσθημα δικαίου και κερδίζετε εμπιστοσύνη και ψήφους!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:44 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ….
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• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
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αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
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νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:55 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
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αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:26 

ΕΙΝΑΙ ΜΙΑ ΑΡΧΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΗΣ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗΣ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΤΩΝ ΤΑΞΕΩΝ 91-93.ΚΑΛΟ ΘΑ ΗΤΑΝ ΝΑ 
ΡΥΘΜΙΣΤΕΙ ΚΑΙ ΤΟ ΘΕΜΑ ΤΩΝ ΑΞΚΩΝ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ ΟΙ ΟΠΟΙΟΙ ΔΙΚΑΙΩΘΗΚΑΝ ΣΤΟ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟ ΚΑΙ 
ΠΛΕΟΝ ΕΧΟΥΝ ΤΟΝ ΙΔΙΟ ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΟ ΒΑΘΜΟ ΜΕ ΤΟΥΣ ΕΜΘ.ΚΡΙΜΑ ΠΟΥ ΚΑΠΟΙΟΙ ΑΝΤΙ ΝΑ ΧΑΙΡΟΝΤΑΙ ΠΟΥ 
ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ ΤΟΥΣ ΔΙΚΑΙΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΤΟΣΑ ΧΡΟΝΙΑ ΚΑΙ ΝΑ ΕΤΟΙΜΑΖΟΝΤΑΙ ΚΙΑΥΤΟΙ ΓΙΑ ΤΗ ΔΙΚΗ ΤΟΥΣ 
ΔΙΕΚΔΙΚΗΣΗ, ΣΤΑΖΟΥΝ ΧΟΛΗ ΜΕ COPY PASTE ΣΧΟΛΙΑ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:26 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:10 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
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στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Αξιωματικός ΑΣΣΥ τάξη 1996
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:48 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:00

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:50 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ οσο και την επιτελική του ομάδα καθώς με το παρόν σχέδιο νομου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζήτημα των Αξκων προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ οι οποίοι κατατάχθηκαν τα ετη 
1991-’92-’93.
Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά απο την παρούσα Κυβέρνηση η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοι λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος αφου καταλαμβάνονταν ακριβως πάνω 
στο οριο των οροσήμων που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχες διατήρησης της οικείας επετηρίδας.
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περι δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ ΄93 (14η ΣΜΥΝ)

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:34 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Όι καταταγεντες 91-92-93 έχουν ενταχθεί στο σώμα των Αξιωματικών με τον ν.3883/10 & όχι με τον ν.2439/96.
Προδήλως είναι παράνομη η ένταξη τους στον ν.2439/96 διότι έχουν τα ίδια κριτήρια προαγωγής δηλαδή στα 
19 έτη Υπηρεσίας,στο Σώμα των Αξιωματικών.
ΔΕΝ ΝΟΜΙΜΟΠΟΙΕΙΤΑΙ Η ΈΝΤΑΞΗ ΤΟΥΣ ΣΤΟΝ Ν.2439/96.
Μόνο εντός του ν.3883/10 δύναται να προαχθούν σε Τχες.
ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ ΤΟΝ ΑΠΑΙΤΟΎΜΕΝΟ ΧΡΌΝΟ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ.
ΠΑΡΑΝΟΜΗ η ένταξη τους στον ν.2439/96.
Όλες οι Σειρές ΑΣΣΥ πρέπει να ενταχθούν στον ν.2439/96 & όχι μόνο οι 91-92-93.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:57 

1150 

1153



Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη
Βουλή των Ελλήνων από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες
ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων
των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών
ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-
1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την
αναιτιολόγητη εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την
παρούσα αναρτημένη διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν
αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που
παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ με απολύτως όμοια κριτήρια και
προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των τεσσάρων ετών, αφού
θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην ιεραρχική αλυσίδα,
το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου
άρθρου ως ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που
προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους
αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.
445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 31.12.2020. Για
τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται
δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:37 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:48 

 ‘Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.»

ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:13 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:38 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:44 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:56 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
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Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:47 

Κε υπουργέ το να μην συμπεριληφθούν στο συγκεκριμένο νομοσχέδιο οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ κατάταξης 1994 και 
1995 οι οποίοι έχουν εισαχθεί στις σχολές τους με την ίδια εγκύκλιο των αποφοίτων κατάταξης 1991,1992,1993 
δημιουργεί αίσθηση αδικίας. Σωστά λύθηκαν οι άδικες στρεβλώσεις του παρελθόντος για τους καταταγεντες 
91-92-93 αλλά το πρόβλημα απλά μετατέθηκε. Δεν είναι κατά την άποψη μου ορθό να δημιουργείται στράτευμα
δύο ταχυτήτων από αποφοίτους που σχεδόν 30 χρόνια πριν εισήχθησαν με ακριβώς τις ίδιες προϋποθέσεις στις 
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ίδιες σχολές και με την παρούσα ρύθμιση με ένα χρόνο ημερολογιακή διαφορά θα έχουν τουλάχιστον 4 χρόνια 
βαθμολογική. Ευελπιστώ στην κατανόηση σας και στην διόρθωση του παρόντος άρθρου.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:38 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.

Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
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της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:40 

Ο νόμος του 2010 δεν μπορεί και δεν πρέπει να έχει αναδρομική ισχύ. Δεν είναι δυνατόν να δίνεις Πανελλαδικές
Εξετάσεις και να μην ξέρεις εκεί που θα πας τι καθεστώς ισχύει. Για αυτούς τους λόγους δεν έρχονται πλέον, 
όχι μόνο ΕΜΘ & ΕΠΟΠ, αλλά ούτε στις Στρατιωτικές Σχολές δεν δηλώνουν. Δείτε επιτέλους όλοι το καλό, το 
δίκαιο, το ηθικό, το σωστό. Εννοείται ότι οι εποχές άλλαξαν, εννοείται πως γίνονται διορθώσεις στο στρεβλό 
σύστημα αλλά ρωτάω:
Στις Πανελλήνιες φέτος δηλώνουν τα παιδιά μας και εισέρχονται σε Στρατιωτικές Σχολές.
Πως θα μας φανεί να αλλάζουν οι τώρα διαδικασίες & νόμοι, με νόμο του 2038 ????
Είναι δυνατόν ???

Είναι δυνατόν να δημιουργείτς τέτοιο χάσμα σε συνεχόμενες σειρές ΑΣΣΥ ??? Είναι δυνατόν να δημιουργείτε 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΧΑΣΜΑΤΑ μεταξύ συναδέλφων ???
Αδιανόητη συμπεριφορά, αδιανόητη αντιμετώπιση.
Καμία αναδρομική ισχύ σε νόμους του 2010.
Τόσο απλά.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:34

»Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται
το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-
92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. 
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
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βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.

Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς
την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την 
εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
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Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:10 
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:34 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
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Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.

Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:46 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
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«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:27 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.

Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
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της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:00 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.

Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
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του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:58 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
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ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.

Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:45 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
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στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΙ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.

Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.

Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
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το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:42 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:50 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες κατά την άποψη μου έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά 
ηθικά & νομικά επιχειρήματα. Ας είστε εσείς η κυβέρνηση που θα κάνει το απαραίτητο παραπάνω βήμα για 
επίλυση αυτού του θέματος που ταλαιπωρεί Μόνιμα Στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που εισήχθησαν στις ΑΣΣΥ
πριν 30 χρόνια.

Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.

Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν 
στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας.

Καλή συνέχεια σε όλους, καλές γιορτές.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:56 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στο πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995. Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, 
δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά 
αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του Ν.3883/2010. Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να 
πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε να συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 
1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών 
υπαξιωματικών ετών 1993, 1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α) Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχουν τουλάχιστον τέσσερα (4)
έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β) Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ) Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου.
Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των καταστάσεων που 
δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:14 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
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μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

Καλήμ

»Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:50 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
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καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:55 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:47 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Όι καταταγεντες 91-92-93 έχουν ενταχθεί στο σώμα των Αξιωματικών με τον ν.3883/10 & όχι με τον ν.2439/96.
Προδήλως είναι παράνομη η ένταξη τους στον ν.2439/96 διότι έχουν τα ίδια κριτήρια προαγωγής δηλαδή στα 
19 έτη Υπηρεσίας,στο Σώμα των Αξιωματικών.
ΔΕΝ ΝΟΜΙΜΟΠΟΙΕΙΤΑΙ Η ΈΝΤΑΞΗ ΤΟΥΣ ΣΤΟΝ Ν.2439/96.
Μόνο εντός του ν.3883/10 δύναται να προαχθούν σε Τχες.
ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ ΤΟΝ ΑΠΑΙΤΟΎΜΕΝΟ ΧΡΌΝΟ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ.
ΠΑΡΑΝΟΜΗ η ένταξη τους στον ν.2439/96.
Όλες οι Σειρές ΑΣΣΥ πρέπει να ενταχθούν στον ν.2439/96 & όχι μόνο οι 91-92-93

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:44 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:58 
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:49 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:40 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
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Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:15 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:13 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:55 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:51 

Κύριε Υπουργέ,

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.

2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.

3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».

4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.

5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.

6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:00 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ όσο και την επιτελική του ομάδα καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα των Αξκων προέλευσης απόφοιτων ΑΣΣΥ οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη
1991-1992-1993.Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοι λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας.Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:36 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:06 

»Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.»

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:32 

»Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:25 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:20 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΣΜΥ 95

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:27 

Επιτελους!
Ευχαριστούμε τον κυριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του δινοντας λυση σε μια αδικια χρονων!
ΑΣΣΥ 92

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:53 

»Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:12 

 ‘Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ ΤΑΞΗ ’94

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:34 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ Ταξη 94.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:43 

»Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.»
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:16 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:04 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:30 

ΜΠΡΑΒΟ ΣΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΚΑΙ ΤΟ ΕΠΙΤΕΛΕΙΟ.ΤΟ
ΑΡΘΡΟ ΕΙΝΑΙ ΣΤΗ ΣΩΣΤΗ ΚΑΤΕΥΘΥΝΣΗ ΩΣ ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΜΕΡΙΚΗ ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ ΠΟΥ ΥΦΙΣΤΑΝΤΑΙ ΟΙ ΑΣΣΥ 
ΜΕ ΤΟΝ ΝΟΜΟ ΤΟΥ ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ ΤΟΥ 2010.
ΚΑΛΟ ΘΑ ΗΤΑΝ ΚΑΙ ΟΙ ΕΠΟΜΕΝΕΣ ΤΑΞΕΙΣ ΜΕΤΑ ΤΟ 93 ΝΑ ΓΝΩΡΙΖΟΥΝ ΟΤΙ ΑΝ ΔΕΝ ΔΙΚΑΙΩΘΟΥΝ ΟΙ ΤΑΞΕΙΣ 91-93 
ΚΑΙ ΑΥΤΟΙ ΔΕΝ ΘΑ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΘΟΥΝ ΠΟΤΕ.ΑΣ ΜΗΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΝΟΟΤΡΟΠΙΑ «ΝΑ ΨΟΦΗΣΕΙ Η ΚΑΤΣΙΚΑ ΤΟΥ 
ΓΕΙΤΟΝΑ» ΚΑΙ ΤΑ copy paste ΣΧΟΛΙΑ ΠΟΥ ΣΤΕΛΝΟΥΝ ΜΑΖΙΚΑ ΕΝΑΝΤΙΟΝ ΤΟΥΣ ΓΥΡΙΖΟΥΝ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:29 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:08 

Κύριοι του ΥΕΘΑ ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ…..
Διαβάστε τα παραπάνω κωμικοτραγικά σχόλια για να καταλάβετε τι πετύχατε….-ΑΝΤΙΠΑΛΟΤΗΤΑ και ΕΧΘΡΑ 
μεταξύ ΣΥΝΑΔΕΛΦΩΝ ΑΞΚΩΝ!!!
-ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΑΞΚΩΝ 2 ΤΑΧΥΤΗΤΩΝ
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-ΔΙΑΙΡΕΣΗ ΤΟΥ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑΤΟΣ
-«ΠΟΛΕΜΟ» μεταξύ ΦΙΛΩΝ που ήταν μαζί στις Σχολές και τώρα συνεργάζονται προς όφελος της ΕΘΝΙΚΗΣ 
ΑΜΥΝΑΣ!!!Θέλετε να συνεχιστεί αυτή η τραγική κατάσταση ???
Τότε προχωρήστε στην ψήφιση του Νομοσχεδίου
Θέλετε να επανέρθει η ηρεμία και η δικαιοσύνη στο στράτευμα ???
Διορθώστε το άρθρο 53, ξέρετε πολύ καλά ποιο είναι το σωστό και το ΔΙΚΑΙΟ!!!

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:14 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ και Επιτελής του,

1.Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν 
τους καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

ANAMENOYME THN ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ ΣΤΩΝ ΣΤΕΛΕΧΩΝ ΤΩΝ ΑΣΣΥ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:24 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

1175 

1178



 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:46 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:54 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:54 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:31 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:49 

1182 

1185



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45 | Π.ΠΜόνιμος
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
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Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:07 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45 | Π.ΠΜόνιμος

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:30 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45 | Π.ΠΜόνιμος

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:47 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
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Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45 | Π.ΠΜόνιμος

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:50 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45 | Π.ΠΜόνιμος

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:59 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45 | Π.ΠΜόνιμος

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:23

Σας ευχαριστούμε Αξιότιμε κ.Υπουργέ για την αποκατάσταση της αδικίας όσον αφορά την βαθμολογικη εξέλιξη 
των εξ ΑΣΣΥ 91,92,93 αξιών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 02:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
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Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 02:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Για τη Βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη, διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της 
ισότητας, ως οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των 
άλλων κατηγοριών προτείνω τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.

2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
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αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.
2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».
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1. Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 26 Δεκεμβρίου 2022, 23:32 

Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
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προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.
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Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως
ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους.
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Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο μία ακόμη αποκατάσταση που αφορά την «Βαθμολογική και 
μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων», η οποία έχει υποβληθεί τεκμηριωμένα και 
εμπεριστατωμένα με επιχειρήματα από την ΠΟΜΕΝΣ, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, ως οι μόνοι που 
παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων κατηγοριών
Συναφώς προτείνονται τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 23:50

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. σε
συνέχεια του σχετικού, με το οποίο υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση και κατόπιν σχετικού εγγράφου της Ένωσης
Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Λάρισας – Ε.Σ.Π.Ε.Λ., επανέρχεται στο θέμα
της βαθμολογικής και μισθολογικής αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς,
υπηρεσίας εδάφους).

2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να
έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή
παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες
υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν
επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας
γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από
ΑΣΣΥ.

4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ,
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.

5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους
απονέμονται έως 4 βαθμοί, με αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης
ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της ιεραρχίας προσθέτοντας
επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της
καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια
βρίσκονται σε συνάρτηση του καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται»
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό, έναντι
ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.

6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική
τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων που ανήκουν στην
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί
υπηρεσίας γραφείου των λοιπών Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας,
Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή
διοικητική βαθμολογική και μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν
αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών στρατιωτικού
μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.

7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το
άρθρο 23 και σε ερωτήματα κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και
την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι κυρίως ότι
«Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού
Αξιωματικών που τελούν σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες
προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό νααιτιολογείται.

8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία
που είναι η βασική στρατιωτική αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε
συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από κανόνες. Υποχρέωση όλων
των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις
ανάγκες, με αξιοπρεπή και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη
σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα δείχνοντας την ανάλογη
εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες
επειδή αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική
προκειμένου να εξασφαλίζουν την άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική
ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

1195 

1198



9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των
στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται θα πρέπει να
αποτελεί αδιαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια.
Η αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό
είναι αναγκαία μεταξύ τους, για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και
την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. Για την επίτευξη του στόχου
αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία
εμπιστοσύνη.

10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν
παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το
εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του
ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και
το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το
Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη αντισυνταγματική διάκριση την οποία
οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς
συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο
των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.

11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο
και των Αξιωματικών γενικότερα σε εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο,
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να
επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό
βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες
εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή αποκατάσταση της δυσμενής
διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και
διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και
την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος δικαίου στα
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος
να ζει σε μια κοινωνία που δεν νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα
υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την καταπίεση και
την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών
συμβάλει στην βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της
παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν
μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1487-pomens-misthologiki-vathmologiki-ekseliksi-akskon-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR1GiUrk1Uto-FciIfiyVYWi_BL7U4ih6HA0NgS3GMJeEVQp_IxZs4j__NE

 26 Δεκεμβρίου 2022, 23:11 

1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
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κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:17 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:58 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
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υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:47 

1.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».
γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
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ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:50 

Αξιότιμοι Κύριοι/Κυρίες,
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:08 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η
ενημέρωση που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα,
γιατί ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της
παρούσης δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια
κριτήρια εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο
και οι καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν
λόγω καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο
του Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο
2439/96, έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα
οφέλη του συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19
έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93,
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,
δρομολογείτε να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο
μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο
διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας
και αποδεκτός απ' όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη
κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη
προερχόμενα εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου,
για ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα
επιφέρει στις τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει
τον ασκό του Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας
και δεν έχουμε την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο
όλων μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η
ενημέρωση που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα,
γιατί ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της
παρούσης δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια
κριτήρια εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο
και οι καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν
λόγω καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο
του Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο
2439/96, έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα
οφέλη του συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19
έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93,
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,
δρομολογείτε να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο
μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο
διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας
και αποδεκτός απ' όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη
κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη
προερχόμενα εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου,
για ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα
επιφέρει στις τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει
τον ασκό του Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας
και δεν έχουμε την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο
όλων μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η
ενημέρωση που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα,
γιατί ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της
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παρούσης δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια
κριτήρια εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο
και οι καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν
λόγω καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο
του Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο
2439/96, έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα
οφέλη του συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19
έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93,
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,
δρομολογείτε να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο
μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο
διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας
και αποδεκτός απ' όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη
κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη
προερχόμενα εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου,
για ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα
επιφέρει στις τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει
τον ασκό του Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας
και δεν έχουμε την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο
όλων μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η
ενημέρωση που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα,
γιατί ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της
παρούσης δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια
κριτήρια εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο
και οι καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν
λόγω καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο
του Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο
2439/96, έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα
οφέλη του συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19
έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93,
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,
δρομολογείτε να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο
μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο
διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας
και αποδεκτός απ' όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη
κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του
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ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη
προερχόμενα εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου,
για ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα
επιφέρει στις τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει
τον ασκό του Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας
και δεν έχουμε την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο
όλων μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η
ενημέρωση που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα,
γιατί ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της
παρούσης δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια
κριτήρια εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο
και οι καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν
λόγω καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο
του Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο
2439/96, έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα
οφέλη του συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19
έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93,
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,
δρομολογείτε να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο
μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο
διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας
και αποδεκτός απ' όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη
κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη
προερχόμενα εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου,
για ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα
επιφέρει στις τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει
τον ασκό του Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας
και δεν έχουμε την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο
όλων μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί
πραγματικής επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος
επίλυσης μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την
ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η
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ενημέρωση που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα,
γιατί ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της
παρούσης δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια
κριτήρια εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο
και οι καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν
λόγω καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο
του Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο
2439/96, έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα
οφέλη του συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19
έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93,
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,
δρομολογείτε να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο
μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο
διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας
και αποδεκτός απ' όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη
κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη
προερχόμενα εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου,
για ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα
επιφέρει στις τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει
τον ασκό του Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας
και δεν έχουμε την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο
όλων μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Ακόμα ένα άρθρο το οποίο στην διαβούλευση αναλώνεται στην αντιγραφή και επικόλληση των ίδιων σχολίων 
και στην δημιουργία εντυπώσεων από συγκεκριμένους σχολιαστές που , ας μου επιτραπεί να το πω, 
ανακυκλώνονται. Το παρόν νομοσχέδιο έχει και άλλα σημαντικά άρθρα που θα μπορούσαν να αποτελέσουν 
αντικείμενα σχολιασμού και προτάσεων. Όχι όμως. Προφανώς κάποιοι, ολίγοι, έχουν στραφεί σε ένα, δύο 
άρθρα. Ξέρετε στην δημόσια διαβούλευση μπορούν να γίνουν και προτάσεις εισαγωγής διατάξεων που δεν 
έχουν προβλεφθεί σε αυτό το νομοσχέδιο. Φευ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 19:03 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ
Οι σειρές ΑΣΣΥ του 1991-92-93 δεν έχουν καμία διαφορά με τις σειρές 1994-95-96-97-98-99-2000…
Για ποιο λόγο οι συνάδελφοι των τάξεων 91-92-93 να αποστρατευονται με το βαθμό του Συνταγματάρχη και οι 
υπόλοιπες τάξεις με το βαθμό του Αντισυνταγματάρχη;;;;
Να αποκατασταθεί η αδικία που εισήχθη με το Ν 3883/2010 και όλοι οι απόφοιτοι των ΑΣΣΥ να 
αποστρατευονται με το βαθμό του Συνταγματάρχη.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
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Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
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ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:31 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
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Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:33 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:17 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
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ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας.
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:09 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:04 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

ΑΛΗΘΕΙΕΣ….

• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 1: Οι Σχολές ΑΣΣΥ άρχισαν να δέχονται εισαχθέντες με τον θεσμό των Πανελληνίων για πρώτη 
χρόνια το 1992 (ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 2: Οι Σχολές ΣΜΥ και ΣΜΥΝ δέχτηκαν τα έτη 92 και 93 και εισαχθέντες με εξετάσεις, εκτός 
Πανελληνίων προς κάλυψη κενών θέσεων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 3: Οι εισαχθέντες 1991 σε όλες τις σχολές είναι εκτός Πανελληνίων.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 4: Η τροποποίηση του νόμου είναι προς την σωστή κατεύθυνση
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 5: Δεν αποκαθιστά την αδικία, εξ ολοκλήρου αλλά την μετακυλά στις επόμενες σειρές.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 6: Με το υπό διαβούλευση άρθρο θα είναι η τρίτη φορά με τροποποιήσεις νόμων που θα αλλάζει 
η ημερομηνία στο συγκεκριμένο άρθρο, για να συμπεριληφθούν και περισσότεροι Αξκοι στον παλαιό νόμο 
2439/1996 (βλ Ν4494/2017 άρθρο 37, Ν 4764/2020 άρθρο 150)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 7: Η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.) και δη της 
Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας. Χαρακτηριστικά: το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1993 και 1994 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 8: Οι σειρές με χρονολογία εισαγωγής 1994 και 1995 εισήχθησαν πριν και από τον παλαιότερο 
νόμο του 2439/1996 και συνεχίζουν να αποκλείονται από αυτόν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 9: Ο Ν.3883/2010 ψηφίστηκε με άλλη κυβέρνηση και τώρα που ζητείται και από την τωρινή 
πλήρης αποκατάσταση της αδικίας τον διατηρεί, εξαιρώντας συγκεκριμένες σειρές και χάνει την ευκαιρία να 
είναι η κυβέρνηση που θα δώσει την τελική λύση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 10: Ολοκληρωτική αποκατάσταση της αδικίας θα υπήρχε αν οι διατάξεις του Ν3883/10 ίσχυαν 
για τους αποφοίτους των ΑΣΣΥ που εισήλθαν στις Σχολές, από το 2010 και μετά. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 11: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια 
θα αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 
και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας (πληρωμή αντίστοιχου ποσού) θα 
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του 
αποστρατευτικού βαθμού.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 12: Συνταξιοδοτικά οι σειρές έως και το 1995 διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 και 
έχουν τα ίδια δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί 
να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 13: Η τάξη 1995 μπήκε στο νομοσχέδιο όπως εμφανίζεται και στην αιτιολογική έκθεση του νέου 
Νόμου, επιπρόσθετα, γι’ αυτό και αναφέρεται σαν ξεχωριστή περίπτωση : Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το 
έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη τροπολογία διότι τον Μάιο του 1993 εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις 
παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με τους καταταγέντες το έτος 1992.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 14: Οι αποκατάσταση της αδικίας ενώ είναι καθόλα λογική για τους προφανής λογούς, έχει 
οδηγήσει σε δικαστική διεκδίκηση και θα συνεχίσει και στις επόμενες σειρές, έως αυτές που εισήχθησαν το 
2010. Η αποκατάσταση για τρεις(3) μόνο χρονιές εισαγωγής 91-93, αφήνει απογοητευμένες σειρές ΑΣΣΥ για 16 
χρόνια εισαγωγής 1994-2010, 7000 έως 9000 περίπου αποφοίτους δηλαδή και είναι λογική η καθολική 
αγανάκτηση και απογοήτευση, προς τον νομοθέτη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 15: Οι υπερβολικές εκδηλώσεις ευχαριστιών και θαυμασμού στο πρόσωπο του κ. ΥΕΘΑ από 
μερίδα αποφοίτων των 3 σειρών που αποκαθίστανται, σε κοινωνικά μέσα δικτύωσης, επιστολών στο internet 
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και στην διαβούλευση δεν συνάδουν με την ηθική και το ύφος του Έλληνα Αξιωματικού. Πόσο δε μάλιστα όταν 
με αυτό τον τρόπο χαρακτηρίζονται απόφοιτοι ΑΣΣΥ. Δημιουργούνται δε σκέψεις και σχολιασμοί, περί 
ιδιαίτερης μεταχείρισης ή πρόβλεψης του Νομοσχεδίου, υπέρ αυτών και τυγχάνουν γενικότερης αποδοκιμασίας
από την μεγαλύτερη μερίδα των αποφοίτων ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 16: Κάποιοι σχολιασμοί στην διαβούλευση προς άλλες σειρές καταδεικνύουν απροσδιόριστο 
φόβο και ανησυχία, άγνωστο για ποιο λόγο. ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 17: Υπάρχουν και σχολιασμοί που τιμούν αποφοίτους 
των 3 σειρών που τακτοποιούνται, προς την σωστή κατεύθυνση, ότι δηλαδή θα έπρεπε να συμπεριληφθούν και
επόμενες σειρές,
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 18: Η τροποποίηση του άρθρου επειδή δεν είναι προς την αποκατάσταση της αδικίας συνολικά, 
σίγουρα δεν φέρνει την ηρεμία και ησυχία στο στράτευμα. Φανερώνει όμως για ακόμη μια φορά την 
αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, ως υποχείρια πράξεων υποτέλειας και μη προβλεπόμενων από τους 
Στρατιωτικούς Κανονισμούς , δηλώσεων .
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 19: Τα συνδικαλιστικά όργανα δεν κατάφεραν να ανταποκριθούν εξ ολοκλήρου στο πάγιο αίτημα
όλων των σειρών έως το 2010, πχ αναλογική τακτοποίηση, έστω και εντός του Ν.3883/10
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 20: Η αντιμετώπιση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, από τον νομοθέτη, θα επιφέρει και θα καταδείξει 
στους μη στρατιωτικούς, νέα παιδιά που θέλουν να εισέρθουν στις Σχολές, πως με άλλη εγκύκλιο μπαίνεις και 
με άλλη μπορεί να καταλήξεις. Αβεβαιότητα για όλη την σταδιοδρομία, χρησιμοποίηση δεύτερων οδών προς 
επίλυση στρεβλώσεων, νομών και φυσικά αφερεγγυότητα του συστήματος, παρόλη την βελτίωση και αύξηση 
της παρεχομένης ακαδημαϊκής εκπαίδευσης στις Σχόλες αυτές. Κάνεις πλέον δεν μπορεί να εγγυηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, με τα πολύ μεγάλα απαιτούμενα μόρια εισαγωγής, με ποιον βαθμό θα εξέλθουν από το 
στράτευμα, αφού αυτό μπορεί να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή. Τα δημοσιεύματα περί σώματος Υπαξιωματικών
και μόνο, είναι ακόμα νωπά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 21: Ο υπερβολικός σχολιασμός του άρθρου αυτού , μεγαλύτερος σε όλο το νομοσχέδιο 
καταδεικνύει και την ανάγκη επίλυσης του δια πάντως και την αγωνία όλων όσων αφορά.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 22: Οι απόφοιτοι θα συνεχίσουν τον αγώνα τους για την δικαίωση και την επανάκτηση των 
χαμένων βαθμών , χωρίς να ζητάνε χάρες, παρά μόνο ότι δικαιούνται μέχρι να αποκατασταθούν πλήρως όλοι 
οι εμπλεκόμενοι. Εξάλλου σύμφωνα με δικηγόρους , υπάρχει νομικό ζήτημα.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 23: Η παροχή μεγαλύτερου καταληκτικού βαθμού στους θεσμούς ΕΜΘ, στο ίδιο νομοσχέδιο, 
δημιουργεί και αυξάνει ακόμη περισσότερο την αγανάκτηση και θυμό, για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ, που 
βρίσκονται στην δεινή θέση να παρακαλάνε για τα όσα δικαιούνται.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 24: Οι Αξκοι ΑΣΣΥ δικαιούνται αυτά που προβλέπονταν. Όποιος συμφωνεί με τα λιγότερα προς 
αυτούς , δεν το καταλαβαίνει, αλλά τους φέρνει απέναντι του.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 25: Οι εισηγήσεις των επιτελείων για το εξελικτικό δεν θα είναι ποτέ υπέρ των ΑΣΣΥ, παρά μόνο 
αν έρθει εντολή άνωθεν.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 26: Δεν διασφαλίζεται το αίσθημα δικαίου όπως εμφανίζεται σε όλες τις απαντήσεις στις 
επερωτήσεις βουλευτών, έγγραφα του Υπουργείου με την εφαρμογή του άρθρου 53
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 27: Η μη λήψη πλέον του αποστρατευτικού βαθμού του Συνταγματάρχη και αντίστοιχους για 
τους αποφοίτους μετά το 1994, χωρίς πτυχίο ΑΕΙ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 28: Το αίσθημα δικαίου ενισχύεται και διασφαλίζεται μόνο για τους 91-93. Για τους εισαχθέντες 
1994 έως 2010, διογκώνονται και λειτούργει δυσμενεστέρα όσον αφορά τις επαγγελματικές τους υποχρεώσεις 
και καθήκοντα και θα επιφέρει για ακόμη μια φορά, αναταραχή στο στράτευμα, εν μέσω δύσκολων συγκυριών 
(οικονομική κρίση, κρίση με Τουρκία, αγορά νέων Οπλικών Συστημάτων)
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 29: Μεταξύ των σειρών 1993-1994-1995 αποφοίτων ΣΤΥΑ δεν υπάρχει καμία απολύτως διάφορα 
μέχρι στιγμής, από την ημερομηνία κατάταξης .Για πρώτη φορά δημιουργείται μια καθώς διαχωρίζονται μεταξύ
τους, από την βαθμολογική εξέλιξη, συνταξιοδότηση κλπ
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 30: Οι σχολιασμοί με τα συγχαρητήρια δεν αποδεικνύουν ότι το πρόβλημα λύθηκε οριστικά. Οι 
σχολιασμοί με την προβολή της συνέχισης της αδικίας αποδεικνύουν ότι δεν είναι ολοκληρωμένη η 
τροποποίηση.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 31: Παραβιάζεται κατάφωρα η συνταγματική αρχή της ισότητας και της αναλογικότητας, σε ότι 
αφορά την βαθμολογική, επαγγελματική και οικονομική εξέλιξη, καθότι δεν προκύπτει ξεκάθαρα με ποιο 
σκεπτικό ο νομοθέτης προέβη σε αυτές τις ραγδαίες αλλαγές θέτοντας ως ορόσημο την σειρά που κατατάχθηκε
το έτος 1993, ούτε και για ποιόν λόγο δεν φρόντισε να τηρήσει την απαιτούμενη εκ του νόμου 
«μεταβατικότητα», όπως σε αντίστοιχες περιπτώσεις, τουναντίον επέλεξε στελέχη που κατατάχθηκαν με 
διαφορά μόλις ενός ή δύο ετών να έχουν τελείως διαφορετική προαγωγική, επαγγελματική, συνταξιοδοτική 
εξέλιξη.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 32: Η νομοθετική αρχή πρέπει να επωφεληθεί, από τον θεσμό της διαβούλευσης. Να εξετάσει τις 
προτάσεις, να αφουγκραστεί το αίσθημα περί δικαίου σε μεγαλύτερο βαθμό και σε συνεννόηση με τους 
θεσμοθετημένους φορείς, να αλλάξει προς το καλύτερο το αρθρο 53 , συμπεριλαμβάνοντας περισσότερους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ στην προσπάθεια τακτοποίησης της αδικίας και υποτίμησης που έχουν δεχθεί, πριν δώδεκα 
ολόκληρα χρόνια. Κανείς εξάλλου δεν θα μπορέσει να κατηγορήσει , τον νομοθέτη, εάν απλά επαναφέρει το 
θέμα εκεί που έπρεπε να ήταν πάντα. Σε όσα προβλέπονταν στις εγκυκλίους εισαγωγής των ΑΣΣΥ.
• ΑΛΗΘΕΙΑ Νο 33: Υπάρχει ακόμα χρόνος!
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 14:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:48 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:48 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:08 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 

1241 

1244



αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:25 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:46 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:35 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 10:33 

Αξιότιμε κ. ΥΕΘΑ σας ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 
1991-92-93.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 00:43 

Eνα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 

1251 

1254



αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 00:50 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 23:11 

Συγχαρητήρια για το έργο και την προσπάθεια που καταβάλετε. Ευχαριστούμε συνάμα για την ισορρόπηση των
μέχρι τώρα ανισοτήτων προς τους συναδέλφους των 1991-92-93. Το νομοσχέδιο βρίσκεται προς την σωστή 
κατεύθυνση.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 23:26 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των αδικιών που προέκυψαν με τον ισχύοντα νόμο. Καλή 
συνέχεια στο έργο σας.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 23:58 

Μετά από μεγάλο αγώνα ήρθε η ώρα λήψης μιας σημαντικής για τα στελέχη που κατατάχθηκαν διαδοχικά τα 
έτη 91, 92, 93, απόφασης. Τα επιτελεία έλαβαν υπόψιν τους τα δεδομένα, τη νομολογία που ισχύει, τις 
εισηγήσεις ειδικών και προχώρησαν στην ανωτέρω ρύθμιση.
Το γεγονός ότι νεότεροι συνάδελφοι προσπαθούν να επιβάλουν ποικιλοτρόπως την δική τους λύση 
αδιαφορώντας για τον αγώνα που έχει δοθεί για να φτάσουμε σε αυτό το σημείο είναι πραγματικά 
αξιοπερίεργο!!! Πως είναι δυνατόν κάποιος νεότερος να κρίνει πως θα προαχθεί αρχαιότερος του;;; Να 
βλέπαμε αντιδράσεις αρχαιοτέρων από τους κρινόμενους να βγάζαμε κάποιο συμπέρασμα και να το 
συζητούσαμε… αυτό που γίνεται μας ξεπερνά!!!
Συμφωνούμε πως πρέπει συνολικά να δωθεί και να βρεθεί λύση. Δεν είμαστε εμείς αυτοί που αποτρέπουμε 
τους συναδέλφους μας από την άσκηση οποιουδήποτε νόμιμου δικαιώματος τους. Από την άλλη τα περί 
«ρουσφετολογικής» ρύθμισης είναι απαράδεκτο να γράφονται.. Θίγετε τους συναδέλφους σας, γίνεστε 
εριστικοί και στην τελική δεν προάγετε καμία πρόοδο.
Ευχαριστούμε τον Κο υπουργό και το επιτελείο του για αυτή την δίκαια ρύθμιση. Οι συνάδελφοι που 
κατατάχθηκαν αργότερα, καλό θα ήταν να διερευνήσουν σε βάθος τι έχει γίνει και φθάσαμε ως εδώ, πριν 
προχωρήσουν στον οποιοδήποτε αβάσιμο σχολιασμό.
Και για το ιστορικό χωρίς να έχω διάθεση να αδικήσω κανέναν συνάδελφο από προηγούμενες κατατάξεις, ΔΕΝ 
είστε οι πρώτοι που καταταχθήκατε μέσω πανελληνίων κύριοι των ‘94 και ‘95. Οι πρώτοι ΑΣΣΥ που εισάχθηκαν
ήταν οι σειρές του ‘92. Ας σταματήσει η λάσπη στον ανεμιστήρα… είναι αδικία να γράφονται πράγματα τα 
οποία απλά δεν ισχύουν.
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 25 Δεκεμβρίου 2022, 19:55 

ΕΝΑ ΜΕΓΑΛΟ ΜΠΡΑΒΟ ΣΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ, ΓΙΑ ΤΟ ΑΡΘΡΟ ΜΕ ΤΟ ΟΠΟΙΟ ΓΙΝΕΤΑΙ ΑΡΣΗ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ 
ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ,ΓΙΑ 2000 ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥΣ 91-92-93.ΕΙΝΑΙ ΜΙΑ ΣΩΣΤΗ ΡΥΘΜΙΣΗ ΚΑΙ ΕΝΑ ΠΡΩΤΟ ΒΗΜΑ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΡΥΘΜΙΣΗ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗΣ ΕΞΕΛΙΞΗΣ ΚΑΙ ΤΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ ΤΑΞΕΩΝ.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 16:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
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Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 14:42 

Απόφοιτος ΣΜΥ 96 (Κατάταξη 1994)
Καταληκτικός βαθμός στα 34 χρόνια υπηρεσίας Τχης.
ΕΜΘ με τα ίδια χρονιά υπηρεσίας καταληκτικός Λγος.
Ποιος ο λόγος ύπαρξης της ΣΜΥ ;
Με το νομοσχέδιο υποβαθμίζεται ο θεσμός του Μ Υπαξιωματικού.
Ενω έχουμε καταταγεί με ίδια εγκύκλιο των Ταξεων 93,94,95 μπαίνουμε αυθαίρετα νομίζω σε άλλο καλάθι μη 
λαμβάνοντας υπόψη ότι η Τ 96 μπήκε στη σχολή με το θεσμό των Πανελλαδικών εξετάσεων.
Απόφοιτοι γυμνασίου Συνταγματάρχες και εμείς Ταγματάρχες όπως και να το δεις δε στέκει.

Με σεβασμό

 25 Δεκεμβρίου 2022, 13:50 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».
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 25 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:54 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:02 

Τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια εκ μέρους των χιλιάδων αξιωματικών συναδέλφων και των οικογενειών τους, 
για την νομοθετική σας πρωτοβουλία που επιλύει οριστικά μια άδικη και άνιση μεταχείριση μεταξύ των 
αποφοίτων παλαιότερων τάξεων ΑΣΣΥ που είχε σταματήσει αναίτια στους εισαχθέντες το 1990.Επιτέλους 
δόθηκε η λύση μετά από μεγάλη προσμονή .
Το Στρατιωτικό προσωπικό θα συνεχίσει με τον ίδιο ζήλο τις προσπάθειες του
Σας ευχαριστούμε θερμά !!!
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Oι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν.
Ο Κύριος Υπουργός , όπως και η Κυβέρνηση αυτή , έχουν αποδείξει ότι δεν υποκύπτουν σε εκβιασμούς, απειλές
και περίεργες φωνές που ξαφνικά άρχισαν να φώναζουν.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 10:55 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 09:17 
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Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 09:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 09:32 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 09:35 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 08:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 23:33 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
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χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
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το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
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που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
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τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 21:00 

Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών προέλευσης Α.Σ.Σ.Υ καθορίζεται από τις διατάξεις των ν.2439/96 και 
ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και 
μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες 
μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες 
καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 
85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο πιο ευνοϊκές ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης προαγωγής
στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται -εν μέρει- στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
χρονικό κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 28 έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
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αντί 34 έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευτούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).
Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν 
μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε προς συζήτηση στο Κοινοβούλιο, ούτε να 
περιοριστεί μόνο με βάση συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 
1994-1995) και αναπαράγονται τον τελευταίο χρόνο, ίσως από άγνοια περί του υφιστάμενου πλαισίου και είναι 
εντελώς απαράδεκτο. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα 
μας. Δεν μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε 
βάρος των επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του 
ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και 
πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή 
συνδικαλιστικά αναγκαίο. Ψηφοθηρικές πρωτοβουλίες στη λογική του ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις,
δημιουργούν ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους συναδέλφους.
Η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που αποκλείει από
τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 το σύνολο των αποφοίτων Α.Σ.Σ.Υ, αν όχι τότε τουλάχιστον για όσους 
κατατάχθηκαν μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά κατά προτίμηση και τις επόμενες. Η 
εισαγωγή στις σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα 
βάσεις εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο 
ασφαλιστικό καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην 
ίδια ακριβώς μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους 
κατατάχθηκαν μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής 
αποκατάσταση. Δεν είναι δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά. 
Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο δυνατά» την κατάλληλη 
στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη συνεννόηση για να 
εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10 (καταταγέντες από
01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του ν.3883/10. Οι παρεμβάσεις 
που απαιτείται να γίνουν πρέπει να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για
να είναι αποτελεσματικές.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 21:27 

Συγχαρητήρια κ.Υπουργέ για την πρωτοβουλία σας να επιλύσετε ένα χρόνιο πρόβλημα των σειρών ΑΣΣΥ 
’91,’92,93
Ευχαριστούμε!!!

 24 Δεκεμβρίου 2022, 21:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
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Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 21:35 

Συγχαρητήρια κ.Υπουργέ για την πρωτοβουλία σας να επιλύσετε ένα χρόνιο πρόβλημα των σειρών ΑΣΣΥ 
’91,’92,93
Ευχαριστούμε!!!

 24 Δεκεμβρίου 2022, 21:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 21:07 

Συγχαρητήρια κ.Υπουργέ για την πρωτοβουλία σας να επιλύσετε ένα χρόνιο πρόβλημα των σειρών ΑΣΣΥ 
’91,’92,93
Ευχαριστούμε

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Συγχαρητήρια κ.Υπουργέ για την πρωτοβουλία σας να επιλύσετε ένα χρόνιο πρόβλημα των σειρών ΑΣΣΥ 
’91,’92,93
Ευχαριστούμε!!!

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
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Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
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ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:18 

Μπράβο στον Υπουργό, αν και καθυστερημένα διορθώνει μια αδικία πολλών ετών

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
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που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
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τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:26 

Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:04 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:23 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
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βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:43 

Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο μία ακόμη αποκατάσταση που αφορά την «Βαθμολογική και 
μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων», η οποία έχει υποβληθεί τεκμηριωμένα και 
εμπεριστατωμένα με επιχειρήματα από την ΠΟΜΕΝΣ, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, ως οι μόνοι που 
παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων κατηγοριών
Συναφώς προτείνονται τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
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αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:13 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. σε
συνέχεια του σχετικού, με το οποίο υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση και κατόπιν σχετικού εγγράφου της Ένωσης
Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Λάρισας – Ε.Σ.Π.Ε.Λ., επανέρχεται στο θέμα
της βαθμολογικής και μισθολογικής αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς,
υπηρεσίας εδάφους).

2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να
έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή
παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες
υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν
επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας
γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από
ΑΣΣΥ.

4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που
μπορούν να εξελιχθούν οι Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι
υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ,
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.

5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους
απονέμονται έως 4 βαθμοί, με αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης
ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της ιεραρχίας προσθέτοντας
επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της
καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια
βρίσκονται σε συνάρτηση του καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται»
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό, έναντι
ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.

6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική
τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων που ανήκουν στην
κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί
υπηρεσίας γραφείου των λοιπών Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας,
Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή
διοικητική βαθμολογική και μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν
αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών στρατιωτικού
μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.

7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το
άρθρο 23 και σε ερωτήματα κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και
την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι κυρίως ότι
«Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού
Αξιωματικών που τελούν σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες
προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό νααιτιολογείται.

8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία
που είναι η βασική στρατιωτική αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε
συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από κανόνες. Υποχρέωση όλων
των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις
ανάγκες, με αξιοπρεπή και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη
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σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα δείχνοντας την ανάλογη
εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες
επειδή αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική
προκειμένου να εξασφαλίζουν την άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική
ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των
στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται θα πρέπει να
αποτελεί αδιαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια.
Η αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό
είναι αναγκαία μεταξύ τους, για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και
την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. Για την επίτευξη του στόχου
αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία
εμπιστοσύνη.

10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν
παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το
εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του
ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και
το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το
Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη αντισυνταγματική διάκριση την οποία
οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς
συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο
των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.

11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο
και των Αξιωματικών γενικότερα σε εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο,
η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να
επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό
βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό
Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες
εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή αποκατάσταση της δυσμενής
διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και
διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και
την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος δικαίου στα
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος
να ζει σε μια κοινωνία που δεν νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα
υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την καταπίεση και
την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών
συμβάλει στην βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της
παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν
μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1487-pomens-misthologiki-vathmologiki-ekseliksi-akskon-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR1GiUrk1Uto-FciIfiyVYWi_BL7U4ih6HA0NgS3GMJeEVQp_IxZs4j__NE
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Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:03 

1.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
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tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».
γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:46 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Θα ήθελα να αναφερθώ στο νόμιμο αίτημα των εν ενεργεία Αξιωματικών που προέρχονται από την κατηγορία 
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν.705/1977(Α» 
279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη σύμφωνα με την τροποποίηση του 
ν.4609/2019 άρθρο 32 τροποποίηση διατάξεων του ν.4407/(Α»143) και να ζητήσω την επανεξέταση του 
παρόντος Σχεδίου Νόμου ώστε να εγκριθεί η προαγωγή των εν λόγω Αξιωματικών Στρατού Ξηράς μέχρι το 
βαθμό του ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΆΡΧΗ.Σας υπενθυμίζω ότι έχει ήδη ψηφιστεί ο νόμος, δυστυχώς ισχύει μόνο για τις 
ΜΟΝΙΜΟΠΟΙΗΘΕΙΣΕΣ ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ του νόμου 705/1977 της ΠΟΛΕΜΙΚΉΣ ΑΕΡΟΠΟΡΊΑΣ και ΌΧΙ για τον ΣΤΡΑΤΌ 
ΞΗΡΆΣ και το ΠΟΛΕΜΙΚΌ ΝΑΥΤΙΚΌ.
Σύμφωνα με την νομοθεσία ισχύει ισότητα και ισονομία και στους τρεις κλάδους τών Ενόπλων Δυνάμεων. 
Παρακαλώ εσάς και την επιτελική σας ομάδα να δώσετε οριστική λύση στο θέμα αυτό.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
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ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

1277 

1280



Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:30 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:45 

Δυστυχώς, απογοήτευση και αγανάκτηση και αυτή τη φορά.
Όπως συνέβη με τον ν.4915/2022, όπου αναρτήθηκαν και αναλύθηκαν επαρκώς
στο πλαίσιο της διαβούλευσης σχετικές προτάσεις, έτσι και στο παρόν σχέδιο νόμου αγνοείται παντελώς ένα 
τρανταχτό ζήτημα εγγενούς νομοθετικής αστοχίας, που όντως ανέκυψε κατά την εφαρμογή της υφιστάμενης 
νομοθεσίας, και αφορά μερίδα Αξιωματικών αποφοίτων Παραγωγικής Σχολής (ΑΣΣΥ).
Πράγματι, αναρωτιέται κανείς: Γνωρίζει άραγε ο νομοθέτης ότι υπάρχει κατηγορία στελεχών, προερχόμενων 
από ΑΣΣΥ κατόχων πτυχίου ΑΕΙ Πανεπιστημιακού τομέα, που βάσει υφιστάμενης νομοθεσίας αποστρατεύονται, 
δίχως καν να τους παρέχεται η δυνατότητα να φθάσουν τον προβλεπόμενο από την ίδια νομοθεσία καταληκτικό
βαθμό;; Ακούγεται αντιφατικό, αλλά είναι πραγματικότητα. Ο νομοθέτης δεν έχει πράξει κάτι μέχρι τώρα, 
επειδή ενδεχομένως δεν γνώριζε;
Ευελπιστούμε ότι ο νομοθέτης ως γνώστης πλέον του ζητήματος, και εμφορούμενος από στοιχειώδη αίσθηση 
ορθολογισμού, δικαίου, σεβασμού, και επειδή δεν νοούνται σταδιοδρομικές διατάξεις που αποκλείουν τυπικά 
και ουσιαστικά τα στελέχη, από το θεμελιώδες δικαίωμα της παροχής δυνατότητας κτήσης του θεσμοθετημένου
καταληκτικού βαθμού, θα εγκύψει σε ένα προβληματικό ζήτημα το οποίο δεν ήταν αρχικά εμφανές, 
νομοθετώντας προς την κατεύθυνση της άρσης δυσχερειών οι οποίες ανέκυψαν κατά την εφαρμογή της 
νομοθεσίας, πράγμα που εν μέρει εμπίπτει στις πρόνοιες του παρόντος
σχεδίου νόμου.
Συγκεκριμένα, το εν λόγω ζήτημα έχει ως εξής:
Η κατηγορία των Αντιπλοιάρχων αποφοίτων ΑΣΣΥ πτυχιούχων ΑΕΙ Πανεπιστημιακού τομέα, κρίνεται για 
προαγωγή στον καταληκτικό βαθμό με την συμπλήρωση 37 ετών πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, και 
εφόσον κριθούν προακτέοι, προάγονται (παρ. 17 άρθρου 16 ν.2439/1996). Όμως, μερίδα των στελεχών 
αυτών, όταν φθάνουν να κριθούν στα 37 έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας για προαγωγή στον 
καταληκτικό βαθμό, καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας του βαθμού (56 έτη), και αντί να προαχθούν, 
αποστρατεύονται
(παρ. 8 άρθρου 21 ν.2439/1996).
Σε αντίθεση με τους παραπάνω, στελέχη ίδιας κατηγορίας και ίδιου έτους εισαγωγής (συμμαθητές), που 
εντούτοις εισήχθησαν σε μικρότερη ηλικία στη Στρατιωτική Σχολή, κρινόμενοι για προαγωγή στον καταληκτικό 
βαθμό (στα 37 έτη υπηρεσίας), δεν καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας και, εφόσον κριθούν προακτέοι, 
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προάγονται.
Όπως γίνεται αντιληπτό, ο μοναδικός πλην όμως καταλυτικός παράγοντας που εν προκειμένω είναι η ηλικία 
εισαγωγής (στο ίδιο έτος) στη Στρατιωτική Σχολή, καταλήγει να διαφοροποιεί ουσιωδώς με βάση το γράμμα 
αλλά όχι το πνεύμα του νόμου, την βαθμολογική εξέλιξη ανάμεσα σε στελέχη ίδιας κατηγορίας και ίδιου έτους 
εισαγωγής (ήτοι ομοιόβαθμους και συμμαθητές), αποτυπώνοντας εναργώς το μέγεθος μιας εγγενούς 
νομοθετικής στρέβλωσης.
Δεδομένου ότι ο κ. Υπουργός, κατά την κοινοβουλευτική συζήτηση για την ψήφιση του ν.4915/2022, έχει 
επιδείξει βούληση και έχει εκφραστεί ευθαρσώς και με ευθυκρισία ότι, «τα όρια ηλικίας δεν μπορεί να είναι 
εμπόδιο για την παραμονή των άξιων και ικανών στην υπηρεσία», προτείνεται η υιοθέτηση της παρακάτω 
πρότασης τροποποίησης της παρ. 17 του άρθρου 16 του ν.2439/1996, που θεραπεύει την προαναφερόμενη 
νομοθετική αστοχία, παρέχοντας τη δυνατότητα κτήσης του θεσμοθετημένου καταληκτικού βαθμού:

«17. Από τις διατάξεις της παρ. 14 του παρόντος άρθρου εξαιρούνται οι Συνταγματάρχες και Ταξίαρχοι και οι 
αντίστοιχοι των άλλων Κλάδων που δεν διανύουν τον τελευταίο βαθμό εξέλιξής τους, καθώς και οι Ταξίαρχοι 
και οι αντίστοιχοι των άλλων Κλάδων που διανύουν τον καταληκτικό βαθμό εξέλιξής τους και, μέχρι την 31η 
Δεκεμβρίου του έτους που γίνονται οι κρίσεις, δεν συμπληρώνουν δύο (2) έτη στον κατεχόμενο βαθμό 
(Αντικαταστάθηκε με το άρθρο 21 του ν. 4598/2019 Α’ 36). Αυτοί κρίνονται όπως και οι λοιποί ομοιόβαθμοί 
τους, που δεν συμπληρώνουν 35ετία. Ομοίως εξαιρούνται οι Αντισυνταγματάρχες και οι αντίστοιχοι των άλλων 
κλάδων των ΕΔ που προέρχονται από υπαξιωματικούς αποφοίτους Ανώτερων Στρατιωτικών Σχολών 
Υπαξιωματικών και είναι πτυχιούχοι ΑΕΙ του πανεπιστημιακού τομέα εκπαίδευσης. Οι αξιωματικοί του 
προηγούμενου εδαφίου κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό με τη συμπλήρωση του απαραίτητου 
χρόνου παραμονής της περίπτωσης ε´ της παραγράφου 1 του άρθρου 5 ανεξαρτήτως τυχόν κατάληψης από το 
όριο ηλικίας του άρθρου 21 παρ. 8 και, εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως ύπαρξης κενών 
οργανικών θέσεων (Προστέθηκε με το άρθρο 4 ν. 4494/2017 Α’ 165).»
Επιπρόσθετα και πολύ σημαντικά, υπογραμμίζεται για την ανωτέρω προτεινόμενη τροποποίηση ότι:
α) αντιμετωπίζει ριζικά, οριστικά και καθολικά την προαναφερόμενη νομοθετική αστοχία
β) δεν επεμβαίνει στα ισχύοντα όρια ηλικίας
γ) δεν επιφέρει «παράπλευρες» επιπτώσεις και αξιώσεις, καθώς δεν εισάγει νέες ρυθμίσεις, παρά μόνο 
εξορθολογίζει ερμηνευτικά ήδη υπάρχουσες διατάξεις
δ) προκαλεί μηδαμινό οικονομικό κόστος, ενώ ταυτόχρονα προκύπτει ελάφρυνση του ΕΦΚΑ από τη μη 
χορήγηση σύνταξης στα στελέχη που εμπίπτουν στην προτεινόμενη τροποποίηση, και επιπρόσθετα προκύπτει 
ελάφρυνση του Μετοχικού Ταμείου του Κλάδου από τη μη χορήγηση μερίσματος και οικονομικής ενίσχυσης στα 
στελέχη που εμπίπτουν στην προτεινόμενη τροποποίηση.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα 9κριτήρια του Υπουργείου, 
για ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει 
στις τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό 
του Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν 
έχουμε την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 13:04 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 13:25 

Συγχαρητήρια στον κ. Υπουργό και το Επιτελείο του, για το νομοσχέδιο που επιλύει αρκετά θέματα για τα 
στελέχη των Ε.Δ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 13:46 

Ο εκβιασμός των ΑΣΣΥ 91,92,93 έναντι των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ δεν πρέπει να περάσει σε καμία περίπτωση.
Από τα σχόλιά τους και μόνο καταλαβαίνει κανείς, ότι είναι αλαζόνες και υπερόπτες και το μόνο που τους 
ενδιαφέρει είναι η <> αδιαφορώντας επιδεικτικά και προκλητικά για όλους τους συναδέλφους ΑΣΣΥ που 
ακολουθούν. Κύριε Υπουργέ μην αφήσετε το άδικο να επικρατήσει και τους ανθρώπους των σειρών ΑΣΣΥ 
91,92,93, να διασπείρουν το μίσος στις επόμενες σειρές. Κόψτε τους την έπαρση και την αλαζονεία με την 
απόσυρση του εν λόγω άρθρου 53 και δίνοντας μια συνολική λύση στο θέμα των ΑΣΣΥ! ! Τώρα είναι η στιγμή 
αυτή που πρέπει να ενεργήσετε ώστε να μην διαταραχτεί η εργασιακή ειρήνη και επέλθουν τριβές στο 
Στράτευμα.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:44 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:31 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 

1288 

1291



και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:53 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:35 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 

1295 

1298



ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:09

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:32 

Δυστυχώς, απογοήτευση και αγανάκτηση και αυτή τη φορά.
Όπως συνέβη με τον ν.4915/2022, όπου αναρτήθηκαν και αναλύθηκαν επαρκώς στο πλαίσιο της διαβούλευσης 
σχετικές προτάσεις, έτσι και στο παρόν σχέδιο νόμου αγνοείται παντελώς ένα τρανταχτό ζήτημα εγγενούς 
νομοθετικής αστοχίας, που όντως ανέκυψε κατά την εφαρμογή της υφιστάμενης νομοθεσίας, και αφορά μερίδα
Αξιωματικών αποφοίτων Παραγωγικής Σχολής (ΑΣΣΥ).

Πράγματι, αναρωτιέται κανείς: Γνωρίζει άραγε ο νομοθέτης ότι υπάρχει κατηγορία στελεχών, προερχόμενων 
από ΑΣΣΥ κατόχων πτυχίου ΑΕΙ Πανεπιστημιακού τομέα, που βάσει υφιστάμενης νομοθεσίας αποστρατεύονται, 
δίχως καν να τους παρέχεται η δυνατότητα να φθάσουν τον προβλεπόμενο από την ίδια νομοθεσία καταληκτικό
βαθμό;; Ακούγεται αντιφατικό, αλλά είναι πραγματικότητα. Ο νομοθέτης δεν έχει πράξει κάτι μέχρι τώρα, 
επειδή ενδεχομένως δεν γνώριζε;;

Ευελπιστούμε ότι ο νομοθέτης ως γνώστης πλέον του ζητήματος, και εμφορούμενος από στοιχειώδη αίσθηση 
ορθολογισμού, δικαίου, σεβασμού, και επειδή δεν νοούνται σταδιοδρομικές διατάξεις που αποκλείουν τυπικά 
και ουσιαστικά τα στελέχη, από το θεμελιώδες δικαίωμα της παροχής δυνατότητας κτήσης του θεσμοθετημένου
καταληκτικού βαθμού, θα εγκύψει σε ένα προβληματικό ζήτημα το οποίο δεν ήταν αρχικά εμφανές, 
νομοθετώντας προς την κατεύθυνση της άρσης δυσχερειών οι οποίες ανέκυψαν κατά την εφαρμογή της 
νομοθεσίας, πράγμα που εν μέρει εμπίπτει στις πρόνοιες του παρόντος σχεδίου νόμου.

Συγκεκριμένα, το εν λόγω ζήτημα έχει ως εξής:

Η κατηγορία των Αντιπλοιάρχων αποφοίτων ΑΣΣΥ πτυχιούχων ΑΕΙ Πανεπιστημιακού τομέα, κρίνεται για 
προαγωγή στον καταληκτικό βαθμό με την συμπλήρωση 37 ετών πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, και 
εφόσον κριθούν προακτέοι, προάγονται (παρ. 17 άρθρου 16 ν.2439/1996). Όμως, μερίδα των στελεχών 
αυτών, όταν φθάνουν να κριθούν στα 37 έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας για προαγωγή στον 
καταληκτικό βαθμό, καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας του βαθμού (56 έτη), και αντί να προαχθούν, 
αποστρατεύονται (παρ. 8 άρθρου 21 ν.2439/1996).

Σε αντίθεση με τους παραπάνω, στελέχη ίδιας κατηγορίας και ίδιου έτους εισαγωγής (συμμαθητές), που 
εντούτοις εισήχθησαν σε μικρότερη ηλικία στη Στρατιωτική Σχολή, κρινόμενοι για προαγωγή στον καταληκτικό 
βαθμό (στα 37 έτη υπηρεσίας), δεν καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας και, εφόσον κριθούν προακτέοι, 
προάγονται.

Όπως γίνεται αντιληπτό, ο μοναδικός πλην όμως καταλυτικός παράγοντας που εν προκειμένω είναι η ηλικία 
εισαγωγής (στο ίδιο έτος) στη Στρατιωτική Σχολή, καταλήγει να διαφοροποιεί ουσιωδώς με βάση το γράμμα 
αλλά όχι το πνεύμα του νόμου, την βαθμολογική εξέλιξη ανάμεσα σε στελέχη ίδιας κατηγορίας και ίδιου έτους 
εισαγωγής (ήτοι ομοιόβαθμους και συμμαθητές), αποτυπώνοντας εναργώς το μέγεθος μιας εγγενούς 
νομοθετικής στρέβλωσης.

Δεδομένου ότι ο κ. Υπουργός, κατά την κοινοβουλευτική συζήτηση για την ψήφιση του ν.4915/2022, έχει 
επιδείξει βούληση και έχει εκφραστεί ευθαρσώς και με ευθυκρισία ότι, «τα όρια ηλικίας δεν μπορεί να είναι 
εμπόδιο για την παραμονή των άξιων και ικανών στην υπηρεσία», προτείνεται η υιοθέτηση της παρακάτω 
πρότασης τροποποίησης της παρ. 17 του άρθρου 16 του ν.2439/1996, που θεραπεύει την προαναφερόμενη 
νομοθετική αστοχία, παρέχοντας τη δυνατότητα κτήσης του θεσμοθετημένου καταληκτικού βαθμού:

«17. Από τις διατάξεις της παρ. 14 του παρόντος άρθρου εξαιρούνται οι Συνταγματάρχες και Ταξίαρχοι και οι 
αντίστοιχοι των άλλων Κλάδων που δεν διανύουν τον τελευταίο βαθμό εξέλιξής τους, καθώς και οι Ταξίαρχοι 
και οι αντίστοιχοι των άλλων Κλάδων που διανύουν τον καταληκτικό βαθμό εξέλιξής τους και, μέχρι την 31η 
Δεκεμβρίου του έτους που γίνονται οι κρίσεις, δεν συμπληρώνουν δύο (2) έτη στον κατεχόμενο βαθμό 
(Αντικαταστάθηκε με το άρθρο 21 του ν. 4598/2019 Α’ 36). Αυτοί κρίνονται όπως και οι λοιποί ομοιόβαθμοί 
τους, που δεν συμπληρώνουν 35ετία. Ομοίως εξαιρούνται οι Αντισυνταγματάρχες και οι αντίστοιχοι των άλλων 
κλάδων των ΕΔ που προέρχονται από υπαξιωματικούς αποφοίτους Ανώτερων Στρατιωτικών Σχολών 
Υπαξιωματικών και είναι πτυχιούχοι ΑΕΙ του πανεπιστημιακού τομέα εκπαίδευσης. Οι αξιωματικοί του 
προηγούμενου εδαφίου κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό με τη συμπλήρωση του απαραίτητου 
χρόνου παραμονής της περίπτωσης ε´ της παραγράφου 1 του άρθρου 5 ανεξαρτήτως τυχόν κατάληψης από το 
όριο ηλικίας του άρθρου 21 παρ. 8 και, εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως ύπαρξης κενών 
οργανικών θέσεων (Προστέθηκε με το άρθρο 4 ν. 4494/2017 Α’ 165).»
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Επιπρόσθετα και πολύ σημαντικά, υπογραμμίζεται για την ανωτέρω προτεινόμενη τροποποίηση ότι:
α) αντιμετωπίζει ριζικά, οριστικά και καθολικά την προαναφερόμενη νομοθετική αστοχία
β) δεν επεμβαίνει στα ισχύοντα όρια ηλικίας
γ) δεν επιφέρει «παράπλευρες» επιπτώσεις και αξιώσεις, καθώς δεν εισάγει νέες ρυθμίσεις, παρά μόνο 
εξορθολογίζει ερμηνευτικά ήδη υπάρχουσες διατάξεις
δ) προκαλεί μηδαμινό οικονομικό κόστος, ενώ ταυτόχρονα προκύπτει ελάφρυνση του ΕΦΚΑ από τη μη 
χορήγηση σύνταξης στα στελέχη που εμπίπτουν στην προτεινόμενη τροποποίηση, και επιπρόσθετα προκύπτει 
ελάφρυνση του Μετοχικού Ταμείου του Κλάδου από τη μη χορήγηση μερίσματος και οικονομικής ενίσχυσης στα 
στελέχη που εμπίπτουν στην προτεινόμενη τροποποίηση.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 10:42 

Τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια εκ μέρους των χιλιάδων αξιωματικών συναδέλφων και των οικογενειών τους, 
για την νομοθετική σας πρωτοβουλία που επιλύει οριστικά μια άδικη και άνιση μεταχείριση μεταξύ των 
αποφοίτων παλαιότερων τάξεων ΑΣΣΥ που είχε σταματήσει αναίτια στους εισαχθέντες το 1990.Επιτέλους 
δόθηκε η λύση μετά από μεγάλη προσμονή .
Το Στρατιωτικό προσωπικό θα συνεχίσει με τον ίδιο ζήλο τις προσπάθειες του
Σας ευχαριστούμε θερμά !!!

 24 Δεκεμβρίου 2022, 09:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:20 
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Βασικά από ότι έχω καταλάβει από τα 1600+ σχόλια είναι το γιατί μόνο αυτοί και όχι εμείς.
Εν μέρει δεν διαφωνώ.

Πρέπει να δούμε τι ίσχυε για κάθε τάξη Ασσυ ξεχωριστά. Αν έχουν το ίδιο πλαίσιο προαγωγής τότε πρέπει να 
έχουν την ίδια βαθμολογική πρόοδο.
Δεν ξέρω τις εγκυκλίους κάθε χρονιας αλλά λογικά όσοι μπήκαν μέχρι το 2010 θα μπορούν να επικαλούνται 
όσα κ οι προηγούμενες τάξεις.
Αυτό φυσικά θα γίνεται σε βάθος χρόνου και όχι τώρα με το υπάρχον νομοσχέδιο. Ίσως το 2025 δικαιωθούν οι 
άλλες τρεις τάξεις κ μετά το 2030 οι επόμενες.
Στην Ελλάδα είμαστε τι ψάχνετε.
Οι κοπέλες που γράψανε 19,5 λοχαγοί κ οι εθελοντριες του λυκείου αλλά εντός των υπουργικών γραφειων 
ανχες

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:16 

Κύριε ΥπουργέΣυγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 
και 93 είναι πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος. Έχουν απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις 
Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες κατά την άποψη μου έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά 
ηθικά & νομικά επιχειρήματα.Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.Καλώ επίσης 
συναδέλφους συμμαθητες και Απόφοιτους ΑΣΣΥ να στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και 
αν στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας η δικαίωση τους. 
Ακόμα και τίποτα να μην αλλάξει στο υπό διαβούλευση Άρθρο είχαν, έχουν και θα έχουν απόλυτο δίκιο. 
ΑΠοφοιτος ΑΣΣΥ 96

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:08 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
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την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 02:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:52 

Υπάρχουν κάποια στελέχη ΑΣΣΥ τα οποια έχουν αναγκασθεί να παραιτηθούν για διάφορους λόγους χωρίς 
φυσικά δικαίωμα συνταξης αφου είναι νεοι ασφαλισμένοι. Διορθωστε την αδικία και σε αυτά τα στελέχη με 
αναδρομική ισχύ του νόμου αυτού ώστε να υπάρξει τουλάχιστον μια προαγωγή λόγω αποστρατείας 
αναδρομικά και έστω να δικαιωθούν με ενα αποστρατευτικό βαθμό δίχως να κοστίζει αυτό στον εθνικό 
προϋπολογισμό. Θα είναι ξεκάθαρη αδικια και ανισομερής μεταχείρηση α αν δεν προχωρήσετε σε αυτή τη 
διόρθωση που ειναι και ανεξοδη. Ευχαριστώ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:13 

Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για το νομοσχέδιο, και το άρθρο 53 κινείται στην σωστή κατεύθυνση, απόλυτα 
δίκαιο και αποκαθιστά αδικίες του παρελθόντος, σας ευχαριστούμε! Καλές γιορτές με υγεία!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:23 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια που κάνατε την δέσμευση σας πράξη. Επιτέλους αποκαθίσταται μια 
αδικία που ταλαιπωρούσε τους Αξιωματικούς ΑΣΣΥ και των τριών κλάδων. Καλά Χριστούγεννα με υγεία!!!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:14 

ξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:10 

ξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

1307 

1310



 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:33 

Γιατί εξαιρούνται απ’ την ευεργετική διάταξη του επιπλέον βαθμού πτυχιούχοι ΑΕΙ οι Εμθ, όπως οι εξ ΑΣΣΥ; 
Είναι νόμιμο, ισότιμο και ηθικό; Σ αυτό το νομοσχέδιο θα πρέπει να αρθεί αυτή η κατάφωρη αδικία, προσβολή, 
υποτίμηση των πτυχιούχων ΑΕΙ Εμθ, ή θα πρέπει να πάψει και στους Ασσυ. Είναι δίκαιο κ.υπουργε περιμένουμε
να το δούμε πράξη.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:36 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:55 

ΣύνδεσμοςΜΠΡΑΒΟ ΣΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΚΑΙ ΤΟ ΕΠΙΤΕΛΕΙΟ.ΤΟ
ΑΡΘΡΟ ΕΙΝΑΙ ΣΤΗ ΣΩΣΤΗ ΚΑΤΕΥΘΥΝΣΗ ΩΣ ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΜΕΡΙΚΗ ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ ΠΟΥ ΥΦΙΣΤΑΝΤΑΙ ΟΙ ΑΣΣΥ 
ΜΕ ΤΟΝ ΝΟΜΟ ΤΟΥ ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ ΤΟΥ 2010.
ΚΑΛΟ ΘΑ ΗΤΑΝ ΚΑΙ ΟΙ ΕΠΟΜΕΝΕΣ ΤΑΞΕΙΣ ΜΕΤΑ ΤΟ 93 ΝΑ ΓΝΩΡΙΖΟΥΝ ΟΤΙ ΑΝ ΔΕΝ ΔΙΚΑΙΩΘΟΥΝ ΟΙ ΤΑΞΕΙΣ 91-93 
ΚΑΙ ΑΥΤΟΙ ΔΕΝ ΘΑ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΘΟΥΝ ΠΟΤΕ.ΑΣ ΜΗΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΝΟΟΤΡΟΠΙΑ «ΝΑ ΨΟΦΗΣΕΙ Η ΚΑΤΣΙΚΑ ΤΟΥ 
ΓΕΙΤΟΝΑ» ΚΑΙ ΤΑ copy paste ΣΧΟΛΙΑ ΠΟΥ ΣΤΕΛΝΟΥΝ ΜΑΖΙΚΑ ΕΝΑΝΤΙΟΝ ΤΟΥΣ ΓΥΡΙΖΟΥΝ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 21:03 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
Παρακαλώ,για αποκατάσταση κάποιων λανθασμένων στοιχείων,να σημειωθεί πως μέρος της Τάξης 94 και το 
σύνολο της Τάξης 95(καταταγέντες 1992-1993) περιλαμβάνει επιτυχόντες Πανελληνίων εξετάσεων.
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

ΣΜΥ ’95

 23 Δεκεμβρίου 2022, 21:56 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτωνσταδιοδρομικήςφύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη τωνκαταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις 
τάξεις των Ε.Δ..Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:13 

Eνα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Eνα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 

1309 

1312



απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:37 

E81να θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:33 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:59 

Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:21
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Ευχαριστούμε τον υπουργό και το επιτελείο του που με το παρον άρθρο κατάφεραν να φέρουν αντιμέτωπους 
3000 Αξκους των καταταγεντων 1994 και 1995 με τη παρούσα κυβέρνηση.Και δε καταλαβαινω πως κάποιοι 
μιλάνε για εκβιασμό .Δε κατάλαβα ..παίζουν με το ηθικό μας και με τα χρήματα των οικογενειών μας και εμείς 
θα τους πούμε και μπράβο .η μοναδική αντίδραση στη παρούσα στιγμη , πέραν των δικαστικών διεκδικήσεων ,
ειναι η ψήφος διαμαρτυρίας ..Άμεση απόσυρση ή διόρθωση τωρα ..

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:58 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 20:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 

1313 

1316



και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:36 

ΣύνδεσμοςΑξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια

 23 Δεκεμβρίου 2022, 19:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:43 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:58 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
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επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
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ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:11 

Καταρχάς συγχαρητήρια στον Υπουργό και το επιτελείο του που αν και καθυστερημένα δίνεται λύση σε μια 
αδικία ! Τώρα ήθελα να ρωτήσω Όλους αυτούς που κάνουν αντιγραφή επικόλληση τα διαφορά σχόλια που 
ήταν όταν λίγο καιρό πριν περνούσε ιδιας μορφης τροπολογία για προηγούμενες τάξεις ΑΣΣΥ . Τώρα το 
θυμηθήκατε όλοι πρώην και νυν συνάδελφοι !! Το λιγότερο είναι ειρωνικό και υποκριτικό εκ μέρους όλων αλλά
δυστυχως είμαστε μόνο η πάρτη μας και να ψοφήσει η κατσίκα του γείτονα!!!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:11 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:15 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:03 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:54 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

1324 

1327



2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
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καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:48 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 

Κύριε Υπουργέ .Το συγκεκριμένο άρθρο ήδη έχει τα αποτελέσματα που αναφέρουμε τόσες μέρες. Εχει κάνει 
συναδέλφους να έρχονται σε ρήξη και αυτό δεν είναι καλό για το στράτευμα. Οι σειρές που καλύπτονται, 
σωστά κατά την γνώμη μου, έρχονται σε αντιπαράθεση με τις σειρές που ,εντελώς άδικα, μένουν απ έξω ενώ 
μπήκαν με τα ιδια ακριβώς κριτήρια. Επισης παρατηρουνται φαινόμενα σχολίων υπέρ του άρθρου δήθεν από 
άτομα της 46ης σειράς με όνομα που δεν αντιστοιχεί σε συμμαθητή μας…(πχ Δημήτρης Γκενης)…θέλω να 
πιστεύω ότι είναι λάθος εκ περιτροπής… Ειμαι σίγουρος ότι το επιτελείο σας θα σας ενημερώσει για τις 
αντιδράσεις και για τα άρθρα που αρχίζουν να εμφανίζονται σε τοπικές εφημερίδες και στο διαδίκτυο τα οποία 
στηρίζουν το αυτονόητο… Σγός Τσούτσας Λάμπρος 46η Σειρά ΣΤΥΑ

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:48 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:48 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:35 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:37 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:38 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:17 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
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Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:00 

Το όνομα ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΓΚΕΝΗΣ στην 46η Σειρά ΣΤΥΑ είναι ψεύτικο, δεν υπάρχει κανείς της 46ης με τέτοιο όνομα.

Επίσης ευχαριστούμε την 45η Σειρά ΣΤΥΑ για την αλληλεγγύη τους καθώς αρκετοί συνάδελφοι της εν λόγω 
Σειράς είναι ενάντια στην αδικία που σχεδιάζεται μιας και πριν από λίγο καιρό και η 45η Σειρά βρισκόταν στη 
θέση που βρίσκονται τώρα η 46η και 47η Σειρές ΣΤΥΑ!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 17:11

Το άρθρο 53 έχει γίνει το μήλο της έριδας ανάμεσα στους ΑΣΣΥ.Δεν χαίρομαι για αυτό καθόλου.ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ 
ΔΩΘΕΙ ΟΡΙΣΤΙΚΗ ΛΥΣΗ ΓΙΑ ΌΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ ώστε να μην υπάρχει διχόνοια….
Με σεβασμο.
Σγος Σαμψώνας φωτιος,απόφοιτος 46ης σειρά ΣΤΥΑ.
Υ.Γ.ΕΠΕΙΔΗ ΕΙΔΑ ΕΝΑ ΣΧΟΛΙΟ ΑΠΌ ΚΆΠΟΙΟΝ ΔΗΜΉΤΡΙΟ ΓΚΕΝΗ ΠΟΥ ΥΠΟΓΡΆΦΕΙ ΣΤΥΑ 46,δεν υπάρχει άτομο με 
αυτό το όνομα της 46ης ΣΤΥΑ(ΚΟΥΤΟΠΟΝΗΡΙΕΣ).

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.ξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:27 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.ξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:26 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
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ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:27 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
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που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
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τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
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Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:16 

Πραγματικά είναι ακατανόητη η εμμονή των νεότερων τάξεων 1996 και μετέπειτα προκειμένου να μην 
προαχθουμε οι Τάξεις 1993,1994 και 1995.Και μια φιλολογική ερώτηση σε αυτά τα καλοπαιδα. Γιατί 
παλικαράκια μου και κυρίες μου τοοοοοσο καιρό δεν ρίχνατε πενιά? Επίσης μπορεί κάποιος ή κάποια να βγάλει 
τις παρωπίδες του και να μου απαντήσει, ποια η διαφορά των καταταγεντων 1990 δηλαδή της Τάξης ΣΜΥ 1992 
που επίσης δεν ήταν στον νόμο 2439/1996 αλλά μπήκε πριν λίγα χρόνια όπου και κακώς δεν μπήκαμε από τότε
και εμείς, με τις Τάξεις ΣΜΥ 1993,1994 και 1995? Εμπεριστατομενα όμως έτσι? Όχι με αναρθρες κραυγές. Λοιπόν
Είτε το θέλετε είτε όχι είμαστε στους παλιούς ασφαλισμένους και είτε το θέλετε είτε όχι θα μας δείτε σύντομα 
Ταγματάρχες. Και πολύ αργήσαμε. Σε πέντε έξι χρόνια θα γίνετε και εσείς. Υπομονή.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
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την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:56
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:09 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:58 

Κύριε υπουργέ καταρχήν ένα μεγάλο ευχαριστώ.
Μετά από σχεδόν 30 χρόνια στη Πολεμικη Αεροπορία,είναι ίσως η πρώτη φορά που νιώθω ότι ένας πολιτικός 
έκανε αυτό που έπρεπε.
Δώσατε πίσω κάτι που ο Βενιζέλος είχε κόψει με άδικο και αδικαιολογητο τροπο.
Ξανά ένα μεγάλο ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ
Ελπίζω μετά τις εκλογές να είστε ξανά ΥΠΕΘΑ,ώστε να μπορέσετε να διορθώσετε και άλλες τέτοιες αδικίες.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:20 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
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7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
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Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:02 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:41 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:00 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:21 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:05 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:36 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν Σχέδιο 
Νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης εκ 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 
279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής υπηρεσίας, και βάσει του 
ν.2439/1996, δεκατρία (13) έτη χρόνου υπηρεσίας ως μόνιμου αξιωματικού από την ημερομηνία κατάταξής 
τους. Για τους αξιωματικούς, που θα αποκτήσουν δικαίωμα βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:56 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:59 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:30 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ, για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς 
Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ.

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:58 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε Οι χιλιάδες συνάδελφοι και οι οικογένειες μας, σας ευχαριστούμε 
θερμά για το νομοσχέδιο που επιλύει τα προβλήματα χρόνων !!Επιτέλους αποκαθίσταται οριστικά από την 
παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:45 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 

1352 

1355



Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:22 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες κατά την άποψη μου έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά 
ηθικά & νομικά επιχειρήματα. ΣΤΑ ΙΔΙΑ ΑΚΡΙΒΩΣ ΗΘΙΚΑ & ΝΟΜΙΚΑ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΑ των υπό ρύθμιση Σειρών.
Πρέπει να είστε εσείς, η κυβέρνηση που θα κάνει το απαραίτητο παραπάνω βήμα για επίλυση αυτού του 
θέματος που ταλαιπωρεί Μόνιμα Στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που εισήχθησαν στις ΑΣΣΥ πριν 30 χρόνια.

Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.

Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν 
στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας.

Ας σταματήσει στην διαβούλευση ο ένας να επιτίθεται στον άλλον. Οι Σειρές που θίγονται πρέπει με 
επιχειρήματα να τεκμηριώνουν τις απόψεις τους & να εκφράζουν τα δίκαια αιτήματα τους χωρίς να θίγουν σε 
καμία περίπτωση και με κανέναν τρόπο τις Σειρές που είναι στο Άρθρο. Είναι αδιανόητο να ισχυρίζονται 
κάποιοι, ή όλοι ή κανένας. Δεν ταιριάζουν αυτά τα σεκπτικά σε Αξιωματικούς. Αντίστοιχα δεν είναι δυνατόν οι 
Σειρές που βρίσκονται στην ρύθμιση να μιλούν με έπαρση ή να εκφράζουν την άποψη ότι δεν δικαιούνται άλλοι
δια να ομιλούν. Αδιανόητο !!! Και οι μεν και οι δε είναι λάθος.

Και κάτι ακόμα. Ας καταλάβουν οι Σειρές που θίγονται (μέσα στις οποίες είμαι και εγώ) τι δουλειά κάνουμε. Αν 
μετά από 28 ολόκληρα χρόνια δεν έχουμε καταλάβει ότι η αδικία είναι παντού γύρω μας, ας αλλάξουμε 
επάγγελμα, έστω και τώρα. Εννοείται πως έχουμε δίκιο (είναι γελοίο ακόμα και στο άκουσμα να λες ότι αυτοί 
που μπήκαν το 1994, δεν είναι στον νόμο του 1996 αλλά στον νόμο του 2010 !!!) αλλά που ακριβώς ψάχνουμε 
το δίκιο;;; Εδώ ;;;

Καλή συνέχεια σε όλους, καλές γιορτές.

ΣΜΥΝ 15η Σειρά (1994)

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:20 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:16 

ύριε Υπουργέ,

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.
2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:18 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 15:44 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:42 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
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αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Όι καταταγεντες 91-92-93 έχουν ενταχθεί στο σώμα των Αξιωματικών με τον ν.3883/10 & όχι με τον ν.2439/96.
Προδήλως είναι παράνομη η ένταξη τους στον ν.2439/96 διότι έχουν τα ίδια κριτήρια προαγωγής δηλαδή στα 
19 έτη Υπηρεσίας,στο Σώμα των Αξιωματικών.
ΔΕΝ ΝΟΜΙΜΟΠΟΙΕΙΤΑΙ Η ΈΝΤΑΞΗ ΤΟΥΣ ΣΤΟΝ Ν.2439/96.
Μόνο εντός του ν.3883/10 δύναται να προαχθούν σε Τχες.
ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ ΤΟΝ ΑΠΑΙΤΟΎΜΕΝΟ ΧΡΌΝΟ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ.
ΠΑΡΑΝΟΜΗ η ένταξη τους στον ν.2439/96.
Όλες οι Σειρές ΑΣΣΥ πρέπει να ενταχθούν στον ν.2439/96 & όχι μόνο οι 91-92-93.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
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μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
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εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:57 

Σε συνέχεια του άρθρου 53, συμφωνούμε πως κινείται προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της 
νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/10 και στην συνέχεια 
τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του Ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη 
σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι 
πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του Ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον Ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον Ν.3883/10, όσον αφορά το 
βαθμολογικό, θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του Ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του Ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με την καταβολή της 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν.3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
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που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:55 

Σε συνέχεια του άρθρου 53, συμφωνούμε πως κινείται προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της 
νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/10 και στην συνέχεια 
τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του Ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη 
σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι 
πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του Ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον Ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον Ν.3883/10, όσον αφορά το 
βαθμολογικό, θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του Ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του Ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με την καταβολή της 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν.3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
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Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:07 

Σε συνέχεια του άρθρου 53, συμφωνούμε πως κινείται προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της 
νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/10 και στην συνέχεια 
τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του Ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη 
σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι 
πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του Ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον Ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον Ν.3883/10, όσον αφορά το 
βαθμολογικό, θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του Ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του Ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με την καταβολή της 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν.3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
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τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:15 

ΣύνδεσμοςΑξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 

1363 

1366



ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:05 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει 
μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:48 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει 
μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:41 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει 
μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:36 

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να 
στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν 
αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας η δικαίωση τους. Ακόμα και τίποτα να μην αλλάξει στο υπό διαβούλευση
Άρθρο είχαν, έχουν και θα έχουν απόλυτο δίκιο.Καλή συνέχεια σε όλους, να είστε υγιείς.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:09 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:05

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 

1368 

1371



και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:28 

Οι συνεχως ιδιες αναρτησεις με σκοπο την αποσυρση τελικα του αρθρου 53 με κανουν να πιστευω οτι μπορει 
να ειναι και αλλης κατηγοριας στελεχη εκτος ΑΣΣΥ πουδεν θελουν την δικαιωση των 91.92.93..και την 
δικαιωση αργοτερα των υπολοιπων ταξεων ΑΣΣΥ..Μν σχολιαζετε γιανα κανετε κακο ΑΣΣΥ σε μια δυο ταξεις 
που θακερδισουν κατι…οταν ερθει η σειρα σας θα κερδισετε…Ολοι μαζι για την δικαιωση …Ενας ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 
μετα το 1994
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
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να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:46 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:40

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
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Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:11 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:32 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 

1385 

1388



Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:23

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:01

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:36

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:27 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:54

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:35

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:14

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:50

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:50 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:45 

Αγαπητοί συνάδελφοι
Ο Ν.3883/10 ήταν αποτέλεσμα κάποιον «στενόμυαλων» (για να μην τους χαρακτηρίσω αλλιώς) συναδέλφων, 
αποφοίτων ΑΣΕΙ, πιθανώς και μέλη της τότε επιτελικής ομάδας του υπουργού οι οποίοι δεν μπορούσαν να 
δεχτούν το γεγονός ότι είχαν σχεδόν την ίδια βαθμολογική εξέλιξη με τους αποφοίτους ΑΣΣΥ (πλην βέβαια 
αυτόν που προάγονται σε ανώτατοι). Δεν είναι τυχαίο ότι συνέπεσε χρονικά με την επιτυχή διεκδίκηση που 
προέβλεπε την προαγωγή των αποφοίτων ΑΣΣΥ στον βαθμό του Ανθλγου και αντιστοίχων, μετά από 19 χρόνια 
υπηρεσίας αντί των 20-21 χρόνων που ίσχυε πριν. Ήταν η «τιμωρία» μας, μιας και οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ είμαστε οι
μόνοι θιγόμενοι από αυτόν τον νόμο. Πιθανόν το ίδιο «στενόμυαλοι» συμβουλάτορες υπάρχουν και σε αυτήν 
την επιτελική ομάδα του κ. υπουργού. Λύση μπορούν να δώσουν. Δεν θέλουν. Κάλλιστα θα μπορούσαν να 
υιοθετήσουν την πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ, η οποία και δίκαιη είναι και που ουσιαστικά επαναφέρει στο 
προηγούμενο νομοθετικό καθεστώς, όλους τους απόφοιτους, όλων των σειρών. Αντ’ αυτού προτίμησαν να 
δώσουν μια πελατειακή λύση με βάθος τριετίας, ουσιαστικά δηλαδή μέχρι την επόμενη εκλογική αναμέτρηση 
(τότε άλλωστε συμπληρώνουν 30 χρόνια υπηρεσίας – χρόνος προαγωγής των προηγούμενων σειρών σε Τγχη – 
οι αμέσως επόμενες θιγόμενες σειρές ’94-΄95-΄96). Ελπίζοντας να διαψευστώ ευχάριστα, δεν αναμένω η 
διαβούλευση αυτή να αλλάξει κάτι στο σχετικό άρθρο και να δοθεί οριστική λύση στο πρόβλημα μας. Τα λέμε 
πάλι σε τρία χρόνια, τότε που θα ξανασυζητήσουν πάλι την εν λόγω αδικία (αν την συζητήσουν), τότε που θα 
συμπεριλάβουν πάλι τις τρεις επόμενες σειρές στην καινούργια ρύθμιση και τότε που πάλι θα υπάρχει η 
δικαιολογημένη απορία και αγανάκτηση από τους συναδέλφους που θα θίγονται.
Δεν πειράζει.
Καλές γιορτές σε όλους.
Υγεία να έχουμε παιδιά, εμείς και οι οικογένειες μας. Και γερά στομάχια για να αντέχουμε.
ΑΠΟΦΟΙΤΟΣ ΑΣΣΥ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
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καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:13 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:09 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 

1404 

1407



ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 

1405 

1408



Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:09 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 

Κύριοι του ΥΕΘΑ ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ…..
Διαβάστε τα παραπάνω κωμικοτραγικά σχόλια για να καταλάβετε τι πετύχατε….

-ΑΝΤΙΠΑΛΟΤΗΤΑ και ΕΧΘΡΑ μεταξύ ΣΥΝΑΔΕΛΦΩΝ ΑΞΚΩΝ!!!
-ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΑΞΚΩΝ 2 ΤΑΧΥΤΗΤΩΝ
-ΔΙΑΙΡΕΣΗ ΤΟΥ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑΤΟΣ
-«ΠΟΛΕΜΟ» μεταξύ ΦΙΛΩΝ που ήταν μαζί στις Σχολές και τώρα συνεργάζονται προς όφελος της ΕΘΝΙΚΗΣ 
ΑΜΥΝΑΣ!!!

Θέλετε να συνεχιστεί αυτή η τραγική κατάσταση ???
Τότε προχωρήστε στην ψήφιση του Νομοσχεδίου
Θέλετε να επανέρθει η ηρεμία και η δικαιοσύνη στο στράτευμα ???
Διορθώστε το άρθρο 53, ξέρετε πολύ καλά ποιο είναι το σωστό και το ΔΙΚΑΙΟ!!!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
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Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
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ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
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Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:40

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
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και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

Αξιότιμοι Κύριοι του ΥΕΘΑ, πλησιάζοντας τα 2000 σχόλια, στη συντριπτική τους πλειοψηφία αρνητικά ως προς 
το άρθρο 53, έχετε πειστεί ότι το Νομοσχέδιο:
– είναι άδικο ?
– στερείται λογικής ?
– διαιρεί το στράτευμα δημιουργώντας αντιπαλότητα και έριδες μεταξύ των Αξκών?
– απαξιώνει μία μεγάλη μερίδα έμπειρων στελεχών που αποτελούν τη ραχοκοκαλιά των Ένοπλων Δυνάμεων ?
– προκαλεί απογοήτευση και θυμό στις οικογένειες των θιγόμενων Αξκών ?

Αν λοιπόν έχετε πειστεί για τα αυτονόητα και δεν φοράτε παρωπίδες, ΔΩΣΤΕ ΛΥΣΗ ΑΜΕΣΑ διορθώνοντας τα 
τεράστια κενά και τις αδικίες του άρθρου 53.
Μην περάσετε στην ιστορία ως οι Επιτελείς ενός Υπουργείου που έπεσαν θύματα παραπληροφόρησης κάποιων 
τυχάρπαστων τυχοδιωκτών….
Σταθείτε στο ύψος μίας κυβέρνησης που τόσα πολλά έχει κάνει για την Εθνική Άμυνα!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα,με το παρόν προς ψήφιση άρθρο,δρομολογείτε 
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση),προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπότο βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο 
όλωνμας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 

Αξιότιμε κύριε υπουργέ
Το νομοσχέδιο θα πρέπει να συμπεριλάβει απαραιτήτως και τους εισαχθεντες στις σχολές ΑΣΣΥ τα έτη 1994-95 
διότι έχουν εισαχθεί με τις ίδιες ακριβώς συνθήκες των ετών 1991-93.
Σε διαφορετική περίπτωση υπάρχει άνιση μεταχείριση προσωπικού και δημιουργείται βαθμολογικό και 
μισθολογικό χάσμα.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:25 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:17 

ΜΠΡΑΒΟ ΣΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΚΑΙ ΤΟ ΕΠΙΤΕΛΕΙΟ.ΤΟ
ΑΡΘΡΟ ΕΙΝΑΙ ΣΤΗ ΣΩΣΤΗ ΚΑΤΕΥΘΥΝΣΗ ΩΣ ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΜΕΡΙΚΗ ΕΠΙΛΥΣΗ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ ΠΟΥ ΥΦΙΣΤΑΝΤΑΙ ΟΙ ΑΣΣΥ 
ΜΕ ΤΟΝ ΝΟΜΟ ΤΟΥ ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ ΤΟΥ 2010.
ΚΑΛΟ ΘΑ ΗΤΑΝ ΚΑΙ ΟΙ ΕΠΟΜΕΝΕΣ ΤΑΞΕΙΣ ΜΕΤΑ ΤΟ 93 ΝΑ ΓΝΩΡΙΖΟΥΝ ΟΤΙ ΑΝ ΔΕΝ ΔΙΚΑΙΩΘΟΥΝ ΟΙ ΤΑΞΕΙΣ 91-93 
ΚΑΙ ΑΥΤΟΙ ΔΕΝ ΘΑ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΘΟΥΝ ΠΟΤΕ.ΑΣ ΜΗΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΝΟΟΤΡΟΠΙΑ «ΝΑ ΨΟΦΗΣΕΙ Η ΚΑΤΣΙΚΑ ΤΟΥ 
ΓΕΙΤΟΝΑ» ΚΑΙ ΤΑ copy paste ΣΧΟΛΙΑ ΠΟΥ ΣΤΕΛΝΟΥΝ ΜΑΖΙΚΑ ΕΝΑΝΤΙΟΝ ΤΟΥΣ ΓΥΡΙΖΟΥΝ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:24 

Ήταν δίκαιο να γίνει και ευτυχως εγινε πράξη και λύνει μετά από χρόνια πολλά προβλήματα των στελεχων

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:44 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης 2000 Αξκων ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η 
ιεραρχία. Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο .

 23 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 
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Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο πιο ευνοϊκές ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης προαγωγής
στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται -εν μέρει- στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
χρονικό κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 28 έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 34 έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευτούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).

Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν 
μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε προς συζήτηση στο Κοινοβούλιο, ούτε να 
περιοριστεί μόνο με βάση συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 
1994-1995) και αναπαράγονται τον τελευταίο χρόνο, ίσως από άγνοια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν 
είναι συναδελφικό να μπαίνουν αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να 
επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων 
Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού 
και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να 
επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. 
Ψηφοθηρικές πρωτοβουλίες στη λογική του ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν 
ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους συναδέλφους.
Η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που αποκλείει από
τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 το σύνολο των αποφοίτων Α.Σ.Σ.Υ, αν όχι τότε τουλάχιστον για όσους 
κατατάχθηκαν μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά κατά προτίμηση και τις επόμενες. Η 
εισαγωγή στις σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα 
βάσεις εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο 
ασφαλιστικό καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην 
ίδια ακριβώς μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους 
κατατάχθηκαν μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής 
αποκατάσταση. Δεν είναι δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, 
με βάση τις διασυνδέσεις. Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο 
δυνατά» την κατάλληλη στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη 
συνεννόηση για να εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10
(καταταγέντες από 01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του 
ν.3883/10. Με τακτικές διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που 
απαιτείται να γίνουν πρέπει να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να 
είναι αποτελεσματικές. Είναι σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε 
πειθαρχημένοι, στη βάση μιας ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι 
πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, μπορεί να προχωρήσει και να σταθεί μια τέτοια ρύθμιση;;;;

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:23 

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να 
στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν 
αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας η δικαίωση τους. Ακόμα και τίποτα να μην αλλάξει στο υπό διαβούλευση
Άρθρο είχαν, έχουν και θα έχουν απόλυτο δίκιο.Καλή συνέχεια σε όλους, καλές γιορτές.

ΣΤΥΑ 46
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:26 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:45 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ οι χιλιάδες συνάδελφοι και οι οικογένειες μας, σας ευχαριστούμε θερμά για το 
νομοσχέδιο που επιλύει τα προβλήματα χρόνων !!!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:02 

Συγχαρητήρια Κύριε Υπουργέ !! Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών 
προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο 
αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και για το περί 
Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Περιμένουμε και την ψήφισή του στην Βουλή . Οι σειρές καταταγέντων
1994-1995 δικαίως παραμένουν οι μεταβατικές σειρές του ν.3883/2010 και αδίκως διαμαρτύρονται.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:37 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:11 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης 2000 Αξκων ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η 
ιεραρχία. Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο .

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:45 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:23 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ οι χιλιάδες συνάδελφοι και οι οικογένειες μας, σας ευχαριστούμε θερμά για το 
νομοσχέδιο που επιλύει τα προβλήματα χρόνων !!!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:51 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε !!! Επιτέλους αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, 
η μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:32 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:38 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:51 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:17 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης 2000 Αξκων ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η 
ιεραρχία. Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο .

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:54 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Επιπλεον θα πρέπει οι νεοτερες τάξεις να μην στρέφονται κατά συναδελφων που δικαιουνται αυτή την 
ρυθμιση.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:22 
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:57 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ οι χιλιάδες συνάδελφοι και οι οικογένειες μας, σας ευχαριστούμε θερμά για το 
νομοσχέδιο που επιλύει τα προβλήματα χρόνων !!!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:33 

Τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια εκ μέρους των χιλιάδων αξιωματικών συναδέλφων και των οικογενειών τους, 
για την νομοθετική σας πρωτοβουλία που επιλύει οριστικά μια άδικη και άνιση μεταχείριση μεταξύ των 
αποφοίτων παλαιότερων τάξεων ΑΣΣΥ που είχε σταματήσει αναίτια στους εισαχθέντες το 1990.Επιτέλους 
δόθηκε η λύση μετά από μεγάλη προσμονή .
Το Στρατιωτικό προσωπικό θα συνεχίσει με τον ίδιο ζήλο τις προσπάθειες του
Σας ευχαριστούμε θερμά !!!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:23 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:38 

Συγχαρητήρια Κύριε Υπουργέ !! Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών 
προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο 
αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και για το περί 
Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Περιμένουμε και την ψήφισή του στην Βουλή . Οι σειρές καταταγέντων
1994-1995 δικαίως παραμένουν οι μεταβατικές σειρές του ν.3883/2010 και αδίκως διαμαρτύρονται.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:13 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:51 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε !!! Επιτέλους αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, 
η μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:25
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Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:26 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:44 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:27 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:10 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
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την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:48 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο Κος ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία στο 
βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:52 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα έτσι ενισχύεται 
το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 92

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:50 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες κατά την άποψη μου έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά 
ηθικά & νομικά επιχειρήματα. Ας είστε εσείς η κυβέρνηση που θα κάνει το απαραίτητο παραπάνω βήμα για 
επίλυση αυτού του θέματος που ταλαιπωρεί Μόνιμα Στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που εισήχθησαν στις ΑΣΣΥ
πριν 30 χρόνια και είναι αδιανόητο ένας νόμος του 2010 να επηρεάζει τόσο πολύ αρνητικά αυτούς και τις 
οικογένειες τους, να τους πλήγει ηθικά και οικονομικά, ακόμα και τα παιδιά τους.

Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.

Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν 
στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας.

Καλή συνέχεια σε όλους, καλές γιορτές.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:32 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:00 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω θερμά για την νομοθετική πρωτοβουλία σας να αποκαταστήσετε την 
βαθμολογική εξέλιξη αποφοίτων ΑΣΣΥ 91 έως 93.
Σύμφωνα με την παρ.9 άρθρο 5 του ν2439/96 τονίζεται ότι «Για τους αξιωματικούς που προέρχονται από 
ανθυπασπιστές ως χρόνος συνολικής υπηρεσίας των παρ 1 και 8 του παρόντος άρθρου θεωρείται και 
υπολογίζεται ο χρόνος μόνιμου υπαξιωματικού και ανθυπασπιστή πέρα από τα δεκατρια (13) έτη από την 
ονομασία τους «Αυτή η εν λόγω διάταξη ίσχυε μέχρι το έτος 2010 όπου και αντικαταστάθηκε από έναν 
δυσμενεστερο νόμο τον 3883/10.
Μέχρι όμως το 2010, οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ που άρχισαν να συμπεριλαμβάνονται στις διαταξεις του ν2439/96, ήταν
οι κατατεγεντες μέχρι και το 1995.

Κύριε υπουργέ κατανοείτε ότι πρέπει στο νομοσχέδιο πρέπει να συμπεριληφθούν και οι σειρές ΑΣΣΥ, 
κατατεγεντες μέχρι και το 1995,όπου ξεκίνησε να έχει εφαρμογή για αυτους ο ν2439/96. Είναι δίκαιο, είναι 
νόμιμο, είναι απαραίτητο για να αποδωθεί το περί δικαίου αίσθημα. Πάνω από όλα όμως είναι ηθικό.

Με εκτίμηση

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:56 

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες κατά την άποψη μου έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά 
ηθικά & νομικά επιχειρήματα.Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.Καλώ επίσης 
συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν στην τελική 
μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας η δικαίωση τους. Ακόμα και τίποτα να 
μην αλλάξει στο υπό διαβούλευση Άρθρο είχαν, έχουν και θα έχουν απόλυτο δίκιο.Καλή συνέχεια σε όλους, 
καλές γιορτές.

Απόφοιτος ΣΤΥΑ 47η ( με τη φωνή της λογικής)

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:48 

Ευχαριστούμε κ. ΥΕΘΑ…!!!
Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ 92

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:20 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:49 

Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
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Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:45

Είμαι Ε.Υ τα τελευταία 10 έτη λόγω ενός σοβαρού προβλήματος υγείας. Θα ήθελα κ. Υπουργέ και αρμόδιοι 
Επιτελής να διαβάσετε το παρακάτω πραγματικό περιστατικό.

Τον προηγούμενο μήνα ήμουν σε στρατιωτικό χώρο με τον μεγάλο μου γιό και συναντήσαμε έναν συμμαθητή 
και οικογενειακό μου φίλο, ο οποίος είναι πλέον Λοχαγός και επάνω στην κουβέντα αστειευόμενος και μη 
έχοντας δόλο μου είπε: «Υπολοχαγέ γιατί δεν με χαιρέτησες»;. Ο γιος μου όταν μπήκαμε στο αυτοκίνητο με 
ρωτάει: Μπαμπά εσύ με τον κ. …… δεν είσαστε συμμαθητές; Γιατί είσαι Υπολοχαγός και αυτός Λοχαγός;. 
Ένιωσα ντροπή και ενοχή ενώ δεν θα έπρεπε και του εξήγησα όσο πιο απλά μπορούσα, ότι ο εξαιτίας ενός 
Νόμου θα παραμείνω μέχρι το τέλος της καριέρας μου στον ίδιο βαθμό, επειδή μου έτυχε το πρόβλημα υγείας. 
Ο γιος μου σιώπησε για λίγα δευτερόλεπτα και μου είπε: «καλά βρε Μπαμπά, αντί να σε προσέχουν παραπάνω 
σε τιμωρούν και από πάνω;» Ένα δωδεκάχρονο κατάλαβε την διάκριση που έχω υποστεί και άνθρωποι σε 
αρμόδιες θέσεις δεν δείχνουν να κατανοούν το τι έχει προκαλέσει όλο αυτό. Η υπηρεσία αποφάσισε να με 
διακρίνει και να με δείχνει με το δάχτυλο, διότι μου έτυχε η ασθένεια μου.
Για μένα όλο αυτό είναι συμβολικό και τα σύμβολα έχουν την αξία τους.
Πλεόν είμαι υποχρεωμένος να απονείμω τον απαραίτητο χαιρετισμό σε Λοχαγούς οι οποίοι ήταν πρωτοετείς μου
στην Σχολή και σε μερικά χρόνια σε πολύ νεώτερους μου. Φέρτε το ως εικόνα να συναντήσω τον πρωτοετή μου
(τον «γιο» μου όπως τον αποκαλούμε), να είναι Λοχαγός και εγώ Υπολοχαγός, τι συναισθήματα θα νιώθατε 
εσείς άραγε;

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:42 

Κύριε Υπουργέ είμαι απόφοιτος ΑΣΣΥ με 30 έτη υπηρεσίας.
Δυστυχώς είχα την ατυχία να «αρρωστήσω» το 2011 και να κριθώ απο την ΑΣΣΥ ως Ελαφράς Υπηρεσίας.

Η εφαρμογή του Νόμου 3883/2010, δημιούργησε Στελέχη Ελαφράς Υπηρεσίας 2 ταχυτήτων αποφοίτους ΑΣΣΥ. 
Εκείνους που κρίθηκαν Ελαφράς Υπηρεσίας πριν την εφαρμογή του εν λόγω άρθρου (24.9.2010), που 
εξελίσσονται κανονικά μέχρι το καταληκτικό τους βαθμό και εκείνους που κρίθηκαν μετά την εφαρμογή του εν 
λόγω άρθρου και εξελίσσονται μέχρι το βαθμό του Υπολοχαγού. – Επέβαλε διάκριση στον καταληκτικό βαθμό 
ως προς στην προέλευση των Στελεχών, εξαιρώντας από τον καταληκτικό βαθμό του Υπολοχαγού τις 
μονιμοποιηθείσες εθελόντριες του Ν. 705/1977 και τους μονιμοποιηθέντες Εθελοντές του ΝΔ 445/1974, 
επιβάλλοντας με τη διάταξη αυτή μια ιδιότυπη «τιμωρία» στα Στελέχη που επέλεξαν να σπουδάσουν σε 
Στρατιωτική Παραγωγική Σχολή, αντί να καταταγούν ως εθελοντές. Δεν υπολόγισε, το 2010 που τέθηκε σε 
εφαρμογή, το γεγονός ότι το ενιαίο μισθολόγιο που εφαρμόστηκε μεταγενέστερα, θα καθήλωνε τα εν λόγω 
Στελέχη και μισθολογικά (εκτός από βαθμολογικά), αφού πλέον τα Στελέχη των ΕΔ λαμβάνουν αμοιβές 
σύμφωνα με το φέροντα βαθμό τους, και όχι με ανώτερο μισθολογικό βαθμό που ίσχυε παλαιότερα

Όλα αυτά έχουν κόστος ηθικό πρωτίστως και οικονομικό (ενώ οι φαρμακευτικές μου δαπάνες είναι και θα είναι
κατά πολύ αυξημένες) διότι πλέον οι μισθολογικές απολαβές μου με έναν συνάδελφο με τα ίδια χρόνια 
υπηρεσίας και 2 τέκνα είναι 70 €, ποσό το οποίο θα αυξηθεί κατά πολύ όταν προαχθούν στους επόμενους 
βαθμούς (θα λάβω εφάπαξ μειωμένο κατά 10.000 € τουλάχιστον και η σύνταξη μου θα είναι λιγότερη κατά 80-
100 €). Επίσης και το ΒΕΑ (Βοήθημα Επαγγελματικής Αυτοτέλειας) θα επηρεαστεί κατά πολύ, που σημαίνει ότι 
τα δικά μου παιδιά καθ’ όσον μου έτυχε το πρόβλημα της υγείας μου θα λάβουν λιγότερο βοήθημα από άλλων 
συναδέλφων.

Παρακαλώ να πράξετε κατά συνείδηση, ώστε να αποκατασταθεί αυτή η αδικία την οποία βιώνουν εκτός της 
δικής μου, αρκετές οικογένειες συναδέλφων και θα την υποστούν και άλλες στο μέλλον, διότι ουδείς μπορεί να
είναι σίγουρος ότι θα έχει την υγεία του εφ’ όρου ζωής.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:18 

Επιτέλους έστω και αργά αποκαθίσταται η αδικία που υπήρχε όλα τα χρόνια και αφορούσε την βαθμολογική 
εξέλιξη στελεχών των ετών εισαγωγής στις ένοπλες Δυνάμεις που αναφέρεται στο άρθρο.
Οι οικογένειες όλων αυτών σας ευχαριστούν και επιφυλάσσονται για ανταπόδοση.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:01

Επιτέλους το δικαιο εγινε πραξη.
Ευχαριστουμε τον κυριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του!

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:44 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:56 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης 3000 Αξκων ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η 
ιεραρχία. Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο .

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:57

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης 3000 Αξκων ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η 
ιεραρχία. Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο .

 23 Δεκεμβρίου 2022, 07:36 

Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 06:41 

ΠΡΟΣΘΕΤΗ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗ ΡΥΘΜΙΣΗ

ΝΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΩΝ 3 ΟΠΛΩΝ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ , ΚΑΤΟΧΟΙ ΠΤΥΧΙΟΥ ΑΕΙ, 
ΚΡΙΝΟΜΕΝΟΙ ΩΣ ΕΥΔΟΚΙΜΩΣ ΤΕΡΜΑΤΙΣΑΝΤΕΣ ΤΗ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑ ΤΟΥΣ ΚΑΙ ΟΣΟ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΕΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ 
ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΜΕ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΛΑΜΒΑΝΟΥΝ ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ. ΔΙΟΤΙ ΑΝ ΚΑΙ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ
Η ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΗ – ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΑΠΟ ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΚΑΙ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ 
ΤΑΜΕΙΑ.ΕΠΟΜΕΝΩΣ ΟΣΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΩΣ EN/EN ΦΕΡΟΥΝ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΠΛΗΡΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕ 
ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ ΔΙΟΤI ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΓΙΑ ΤΟΥΣ 
ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΑ – ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ ΕΝΩ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ 
ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΑ. ΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΣΤΑΤΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΟΝΤΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΑ ΩΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ. ΤΑ 
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ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΕΦΑΡΜΟΖΟΥΝ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΥΤΟ ΘΑ 
ΠΡΕΠΕΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΑ ΝΑ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΘΕΙ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 06:58 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. Έχουν
απόλυτο δίκιο οι συνάδελφοι να ισχυρίζονται ότι ενισχύει το «περί δικαίου αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις».
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες κατά την άποψη μου έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά 
ηθικά & νομικά επιχειρήματα.

Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.

Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν 
στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας η δικαίωση τους. Ακόμα 
και τίποτα να μην αλλάξει στο υπό διαβούλευση Άρθρο είχαν, έχουν και θα έχουν απόλυτο δίκιο.

Καλή συνέχεια σε όλους, καλές γιορτές.

Απόφοιτος ΑΣΣΥ ΣΕΙΡΑ 1994, ΤΑΞΗ 1996
15η Σειρά ΣΜΥΝ

 23 Δεκεμβρίου 2022, 06:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω θερμά για την νομοθετική πρωτοβουλία σας να αποκαταστήσετε την 
βαθμολογική εξέλιξη αποφοίτων ΑΣΣΥ 91 έως 93.
Σύμφωνα με την παρ.9 άρθρο 5 του ν2439/96 τονίζεται ότι «Για τους αξιωματικούς που προέρχονται από 
ανθυπασπιστές ως χρόνος συνολικής υπηρεσίας των παρ 1 και 8 του παρόντος άρθρου θεωρείται και 
υπολογίζεται ο χρόνος μόνιμου υπαξιωματικού και ανθυπασπιστή πέρα από τα δεκατρια (13) έτη από την 
ονομασία τους «Αυτή η εν λόγω διάταξη ίσχυε μέχρι το έτος 2010 όπου και αντικαταστάθηκε από έναν 
δυσμενεστερο νόμο τον 3883/10.
Μέχρι όμως το 2010, οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ που άρχισαν να συμπεριλαμβάνονται στις διαταξεις του ν2439/96, ήταν
οι κατατεγεντες μέχρι και το 1995.
Κύριε υπουργέ κατανοείτε ότι πρέπει στο νομοσχέδιο πρέπει να συμπεριληφθούν και οι σειρές 
ΑΣΣΥ ,κατατεγεντες μέχρι και το 1995,όπου ξεκίνησε να έχει εφαρμογή για αυτους ο ν2439/96.
Με εκτίμηση

 23 Δεκεμβρίου 2022, 00:39 

Κύριε Υπουργέ ηθικό και δίκαιο είναι οι διατάξεις του Ν.3883/2010 να μην επιρεαζουν όσους έχουν εισαχθεί 
στις ΑΣΣΥ πριν το 2010..

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:55 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:46 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Συνταγματάρχη χωρίς 
πτυχίο ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:46 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:11 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
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και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:32 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:53 

Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως
ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:09 
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Για τη Βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη, διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της 
ισότητας, ως οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των 
άλλων κατηγοριών προτείνω τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:23 

Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:45 

Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο μία ακόμη αποκατάσταση που αφορά την «Βαθμολογική και 
μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων», η οποία έχει υποβληθεί τεκμηριωμένα και 
εμπεριστατωμένα με επιχειρήματα από την ΠΟΜΕΝΣ, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, ως οι μόνοι που 
παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων κατηγοριών
Συναφώς προτείνονται τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:33 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
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αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:53 

1.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».
γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
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(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:46 

Επιτέλους έστω και αργά αποκαθίσταται η αδικία που υπήρχε όλα τα χρόνια και αφορούσε την βαθμολογική 
εξέλιξη στελεχών των ετών εισαγωγής στις ένοπλες Δυνάμεις που αναφέρεται στο άρθρο.
Οι οικογένειες όλων αυτών σας ευχαριστούν και επιφυλάσσονται για ανταπόδοση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:38 

Δικαστική Δικαίωση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υπέβαλε προτάσεις για την βαθμολογική 
και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου να αρθεί η 
«στοχοποιημένη» μεταχείριση τους.
2. Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
3. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
4. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
7. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ ως θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. στελεχών, 
σας καλεί να προβείτε:
α. Στην υλοποίηση της από 30 Σεπτεμβρίου 2021 / 1578 δημοσιευμένης Απόφασης του Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών.
β. Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
γ. Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
δ. Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
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2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996»
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/2060-pomens-amesi-nomothetiki-rythmisi-gia-tous-akskous-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR0Og3F_zWasXF6adwcQrUJgSyh481c19xVvBkXH9SEFEA9YzAQwxD7sBPI
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Επιπλεον θα πρέπει οι νεοτερες τάξεις να μην στρέφονται κατά συναδελφων που δικαιουνται αυτή την 
ρυθμιση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 23:14 

Ήταν Δίκαιο και έγινε Πράξη.Όταν η αδικία αποκαθίσταται όφελος δεν έχει μόνο αδικημένος, έχει όφελος 
ολόκληρος ο θεσμός της Δημοκρατίας.Αξίζουν όλοι όσοι εργάζονται για το δίκαιο ένα μπράβο !!! Στέλνω τις πιο
θερμές ευχές μου τόσο στους ίδιους, όσο και στις οικογένειες τους. Χρόνια πολλά με υγεία χαμόγελα και 
αισιοδοξία ακόμα και όταν ο δρόμος δεν είναι στρωμένος με ροδοπέταλα ** 13 ΣΜΥΝ * 3-5-93 έως….

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:00 

Κωτόπουλου Δανάη Φοιτήτρια Βιολογίας ΑΠΘ
Κόρη Αξιωματικού Αεροπορίας ΑΣΣΥ. 1994
Αξιότιμε κ ΥΕΘΑ,

Ο Πατέρας μου με μεγάλωσε με αξίες αρχές ήθος ηθική αγάπη για την πατρίδα την θρησκεία την οικογένεια. 
Αξίες και ιδανικά που πήρε και αυτός από τους δικούς του γονείς αλλά η στρατιωτική σχολή στην οποία 
φοίτησε για δυο χρόνια τις σφράγισε για πάντα μέσα του με τον όρκο της αποφοίτησης.
Σχολή στην οποία πέρασε με πανελλήνιες με την πρώτη προσπάθεια και από τους πρώτους αποτέλεσμα της 
σωστής προετοιμασίας του διαβασματος και της φροντιστηριακής υποστήριξης.
Θεωρώ άδικο να εξαπατούνται υποψήφιοι Πανελληνίων και να οδηγούνται σε επιλογές σχολών 
παραπλανούμενοι από εγκυκλίους που αποδεικνύονται κάλπικες. Τη στιγμή που άλλοι ζητούν να παρουν 
βαθμούς που δεν δικαιούνται κόβετε από αυτούς που δικαιούνται.
Αυτό είναι κράτος Δικαίου???
Μέχρι εχθές οι γονείς μου προσπαθούσαν να με πείσουν μείνω στη χώρα μου και να δουλέψω ως βιολόγος. Αν 
σε ένα πειθαρχημένο Σώμα όπως ο στρατός συμβαίνουν όλα αυτά τί ελπίδες θα έχω στον ιδιωτικό τομέα???
Ευχαριστώ που κάνατε τη φυγή μου για εξωτερικό πιο εύκολη.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:36 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο Υπουργό, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Επιπλέον να σας θυμίσω ότι κάποιοι από εμάς είμαστε παλαιοί ασφαλισμένοι και με αυτόν τον 
τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των 
στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:40 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
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προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
29 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Α.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 96)

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Έπραξε σωστά ο Κος ΥΕΘΑ, όσο και η επιτελική του ομάδα που εισηγήθηκε την πρόταση αποκατάστασης
αδικίων τριών σειρών από όλα τα σώματα των ΕΔ . Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικο 
ζητήμα,
των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.
Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί ,
όσο και για το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Οσο για τις τάξεις καταταγέντων 1994-1995 ουδεποτε υπήρξε κάποιο παράπονο στο παρελθόν για το 
βαθμολογικό ,
μέχρι την στιγμή που βγήκε σε διαβούλευση το παρόν νομοσχέδιο για την αποκατάσταση σειρών 1991-92-93.
Όπως επίσης δεν παραπονούνται σήμερα και οι σειρές καταταγέντων του 1996-97-98-99
για το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο , έτσι και οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε δεν είχαν εκφράσει
τέτοια ανησυχία στο παρελθόν όταν οι σειρές 1991-1992-1993 ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για την
αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές αντιδράσεις τους , δημιουργούν περίεργες σκέψεις στον καθένα μας με σκοπό ίσως να ζητεί
μία μικρή μερίδα στελεχών μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους .
Αυτή η Κυβέρνηση έχει δείξει να μην απειλείται από κανέναν που έχει διαφορετική άποψη και να
παραμένει σταθερή στις απόψεις της σε κάθε είδους απειλή .
Άλλωστε η Δημοκρατία είναι των πολλών και όχι των λίγων και ευελπιστούμε και στην Υπερψήφισή
του απο την ολομέλεια του Κοινοβουλίου .

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:
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α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Έπραξε σωστά ο Κος ΥΕΘΑ, όσο και η επιτελική του ομάδα που εισηγήθηκε την πρόταση αποκατάστασης
αδικίων τριών σειρών από όλα τα σώματα των ΕΔ . Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικο 
ζητήμα,
των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.
Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί ,
όσο και για το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Οσο για τις τάξεις καταταγέντων 1994-1995 ουδεποτε υπήρξε κάποιο παράπονο στο παρελθόν για το 
βαθμολογικό ,
μέχρι την στιγμή που βγήκε σε διαβούλευση το παρόν νομοσχέδιο για την αποκατάσταση σειρών 1991-92-93.
Όπως επίσης δεν παραπονούνται σήμερα και οι σειρές καταταγέντων του 1996-97-98-99
για το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο , έτσι και οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε δεν είχαν εκφράσει
τέτοια ανησυχία στο παρελθόν όταν οι σειρές 1991-1992-1993 ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για την
αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές αντιδράσεις τους , δημιουργούν περίεργες σκέψεις στον καθένα μας με σκοπό ίσως να ζητεί
μία μικρή μερίδα στελεχών μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους .
Αυτή η Κυβέρνηση έχει δείξει να μην απειλείται από κανέναν που έχει διαφορετική άποψη και να
παραμένει σταθερή στις απόψεις της σε κάθε είδους απειλή .
Άλλωστε η Δημοκρατία είναι των πολλών και όχι των λίγων και ευελπιστούμε και στην Υπερψήφισή
του απο την ολομέλεια του Κοινοβουλίου .
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Επιτέλους έστω και αργά αποκαθίσταται η αδικία που υπήρχε όλα τα χρόνια και αφορούσε την βαθμολογική 
εξέλιξη στελεχών στις ένοπλες Δυνάμεις , των ετών εισαγωγής που αναφέρεται στο άρθρο.
Οι οικογένειες όλων αυτών σας ευχαριστούν και επιφυλάσσονται για ανταπόδοση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Επιτέλους έστω και αργά αποκαθίσταται η αδικία που υπήρχε όλα τα χρόνια και αφορούσε την βαθμολογική 
εξέλιξη στελεχών στις ένοπλες Δυνάμεις , των ετών εισαγωγής που αναφέρεται στο άρθρο.
Οι οικογένειες όλων αυτών σας ευχαριστούν και επιφυλάσσονται για ανταπόδοση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:54 

Επιτέλους έστω και αργά αποκαθίσταται η αδικία που υπήρχε όλα τα χρόνια και αφορούσε την βαθμολογική 
εξέλιξη στελεχών στις ένοπλες Δυνάμεις , των ετών εισαγωγής που αναφέρεται στο άρθρο.
Οι οικογένειες όλων αυτών σας ευχαριστούν και επιφυλάσσονται για ανταπόδοση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:29

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:45 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
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μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:09 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Συγχαρητήρια για το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το άρθρο 53. Η δικαίωση των Σειρών 91, 92 και 93 είναι 
πλήρως τεκμηριωμένη, απολύτως δίκαια και απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία του στρατεύματος. 
Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των υπό ρύθμιση Σειρών για τον αγώνα τους και την δικαίωση τους.
Σας προτρέπω Κύριε Υπουργέ να δείτε με την απαραίτητη προσοχή την ένταξη στο εν λόγω άρθρο και τις 
Σειρές 94 και 95 οι οποίες κατά την άποψη μου έχουν τις ίδιες προσδοκίες, βασιζόμενες σε απολύτως ορθά 
επιχειρήματα.

Συγχαρητήρια συνάδελφοι, η προσπάθεια σας είναι ορόσημο.

Καλώ επίσης συναδέλφους Απόφοιτους ΑΣΣΥ να στηρίξουν με σχόλια & επιχειρήματα το άρθρο 53, έστω και αν 
στην τελική μορφή του Άρθρου δεν υπάρχουν αλλαγές. Είναι προς όφελος όλων μας.

Καλή συνέχεια σε όλους, καλές γιορτές.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
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κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:16 

Αξιότιμε κύριε υπουργέ
Το νομοσχέδιο θα πρέπει να συμπεριλάβει απαραιτήτως και τους εισαχθεντες στις σχολές ΑΣΣΥ τα έτη 1994-95 
διότι έχουν εισαχθεί με τις ίδιες ακριβώς συνθήκες των ετών 1991-93.
Σε διαφορετική περίπτωση υπάρχει άνιση μεταχείριση προσωπικού και δημιουργείται βαθμολογικό και 
μισθολογικό χάσμα.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Επιπλεον θα πρέπει οι νεοτερες τάξεις να μην στρέφονται κατά συναδελφων που δικαιουνται αυτή την 
ρυθμιση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 17:20 

Αξιότιμε κύριε υπουργέ, προκειμένου να μην εξαιρεθούν από το ευεργέτημα νόμου οι εν ενεργεία αξιωματικοί, 
που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι 
πέντε (25) έτη, σύμφωνα με την τροποποίηση του ν. 4609/2019 άρθρο 32 τροποποίηση διατάξεων του ν.
4407/(Α’ 143), προτρέπουμε εσάς και την επιτελική σας ομάδα να επανεξετάσουν το παρόν Σχέδιο Νόμου, 
προκειμένου οι εν λόγω αξιωματικοί Στρατού Ξηράς να μπορούν να προαχθούν μέχρι το βαθμό του 
Συνταγματάρχη και αντίστοιχου των άλλων Κλάδων όπως αυτό έχει ψηφιστεί και ισχύει με τους παραπάνω 
νόμους, προκειμένου να υπάρχει ισονομία μεταξύ των Κλάδων και των Στελεχών αυτών.


 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:42 

Συγχαρητήρια κύριε Υπουργέ για την μέριμνα στις ένοπλες δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:32 

Κύριε Υπουργέ,
Οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙΕΙΔΙΚΩΝΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους καταληκτικούς 
βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που
είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:59 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
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και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:19 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
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και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:47 

1.Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:40 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:32 

1.Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:09 

1.Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
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3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:47 

1.Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:23 
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:38 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:44 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει
μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:47 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
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Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:33 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:30

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:22

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:29 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:33 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:43 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
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τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:03 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:13 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:44 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:10 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου & την 
περαιτέρω δίκαια επεξεργασία του, επιλύεται το βαθμολογικο ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93-94 και 95. Η δε ενσωμάτωση στο προσχέδιο Νόμου των 
Σειρών 94 και 95 δείχνει ότι το Επιτελείο σας & εσείς προσωπικά κάνατε το δίκαιο, το σωστό, το απολύτως 
απαραίτητο. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη 
Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:34 
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:25

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:22 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, προκειμένου να μην εξαιρεθούν από το ευεργέτημα νόμου οι εν ενεργεία αξιωματικοί, 
που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι 
πέντε (25) έτη, σύμφωνα με την τροποποίηση του ν. 4609/2019 άρθρο 32 τροποποίηση διατάξεων του ν.
4407/(Α’ 143), προτρέπουμε εσάς και την επιτελική σας ομάδα να επανεξετάσουν το παρόν Σχέδιο Νόμου, 
προκειμένου οι εν λόγω αξιωματικοί Στρατού Ξηράς να μπορούν να προαχθούν μέχρι το βαθμό του 
ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ .
Εχει ΗΔΗ ψηφιστεί νόμος και ΙΣΧΥΕΙ ΜΟΝΟ για τις ΜΟΝΙΜΟΠΟΙΗΘΕΙΣΕΣ ΕΘΕΛΟΝΤΡΙΕΣ του νόμου 705 /1977 της 
ΠΟΛΕΜΙΚΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ και ΟΧΙ για τον ΣΤΡΑΤΟ ΞΗΡΑΣ και το ΠΟΛΕΜΙΚΟ ΝΑΥΤΙΚΟ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:31 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:26 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:19 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

1450 

1453



 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:10 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:15 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:43 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:00 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:04 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:23 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:26

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:31 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:32 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:23

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:48 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:53 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
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Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:35 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:46

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:34 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Επιπλεον θα πρέπει οι νεοτερες τάξεις να μην στρέφονται κατά συναδελφων που δικαιουνται αυτή την 
ρυθμιση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:21

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:08 

Ειμαι καταταγεις Μαιο 1993 και επιτελους βλεπω μια πολιτικη αποφαση η οποια αποκαθιστα σε ενα βαθμο τις 
αδικιες που εχει υποστει η σειρα μου και δημιουργει ενα αισθημα δικαιου. Ευχομαι να υπαρξει και συνεχεια 
τετοιων αποφασεων που σκοπο εχουν την επαναφορα στην ταξη, στην ευρυθμια και στο δικαιο. Χαιρετιζω με 
χαρα και αναμενω εξελιξεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:14 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
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α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:48 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:55 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει 
μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:45 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:02 

Επιτέλους έστω και αργά αποκαθίσταται η αδικία που υπήρχε όλα τα χρόνια και αφορούσε την βαθμολογική 
εξέλιξη στελεχών των ετών εισαγωγής στις ένοπλες Δυνάμεις που αναφέρεται στο άρθρο.
Οι οικογένειες όλων αυτών σας ευχαριστούν και επιφυλάσσονται για ανταπόδοση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:09 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:
α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:02 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
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β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:50 

Επιτέλους έστω και αργά αποκαθίσταται η αδικία που υπήρχε όλα τα χρόνια και αφορούσε την βαθμολογική 
εξέλιξη στελεχών των ετών εισαγωγής στις ένοπλες Δυνάμεις που αναφέρεται στο άρθρο.
Οι οικογένειες όλων αυτών σας ευχαριστούν και επιφυλάσσονται για ανταπόδοση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:26 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:50 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΗΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:16 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:25 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:49 

ΠΡΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
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β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:38

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:39 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:50 

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:49 

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

ΠΡΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 2993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ:
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α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 2993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:30 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ :

α. Κύριε υπουργέ μην επιτρέψετε να περάσει μια ρουσφετολογική διάταξη νόμου που να περιλαμβάνει μόνο 
τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 2993.
β. Η λύση πρέπει να είναι η τροποποίηση του νόμου 3883/2010, η μείωση των ετών παραμονής στους βαθμούς 
Αξιωματικού για όλους όπως επίσης και η επιστροφή του καταληκτικού βαθμού του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο 
ΑΕΙ που ίσχυε κατά την εισαγωγή μας μέσω πανελληνίων εξετάσεων στη Σχολή.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε που τηρήσατε τις δεσμεύσεις σας και αποκαταστήσατε τους μακροχρόνια 
αδικημένους αξιωματικούς ΑΣΣΥ. Η ολοφάνερη συντριπτική πλειοψηφία των θετικών σχολίων αποδεικνύει την 
ορθότητα της απόφασης σας!!!!!!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Συγχαρητήρια Κύριε Υπουργέ που από ότι διαφαίνεται θα συμπεριλάβετε στο τελικό Σχέδιο Νόμου τις Σειρές 
1994 και 1995. Θερμά συγχαρητήρια και στους συναδέλφους Σειρών για 1991 εως και 1993 για τον επιτυχή, 
δίκαιο, ηθικό, συνεχόμενο, επίπονο, οικονομικά ασύμφορο, διαρκή αγώνα τους για τα δικαιώματα τους, 
βασιζόμενοι στην εγκύκλιο και την νομοθεσία κατά την διάρκεια εισαγωγής τους στις Σχολές Υπαξιωματικών 
ΣΞ, ΠΝ και ΠΑ.
Μπράβο σας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης 2000 Αξκων ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η 
ιεραρχία. Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο .

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:52 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Επιπλεον θα πρέπει οι νεοτερες τάξεις να μην στρέφονται κατά συναδελφων που δικαιουνται αυτή την 
ρυθμιση. ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
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υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Επιπλεον θα πρέπει οι νεοτερες τάξεις να μην στρέφονται κατά συναδελφων που δικαιουνται αυτή την 
ρυθμιση. ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:33

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ οι χιλιάδες συνάδελφοι και οι οικογένειες μας, σας ευχαριστούμε θερμά για το 
νομοσχέδιο που επιλύει τα προβλήματα χρόνων !!!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:10 

Θα ήθελα να εκφράσω τα ειλικρινή συγχαρητήρια εκ μέρους των αξιωματικών συναδέλφων και των 
οικογενειών τους, για την νομοθετική σας πρωτοβουλία που επιλύει οριστικά μια άδικη και άνιση μεταχείριση 
μεταξύ των αποφοίτων παλαιότερων τάξεων ΑΣΣΥ που είχε σταματήσει αναίτια στους εισαχθέντες το 
1990.Επιτέλους δόθηκε η λύση μετά από μεγάλη προσμονή .
Το Στρατιωτικό προσωπικό θα συνεχίσει με τον ίδιο ζήλο τις προσπάθειες του
Σας ευχαριστούμε θερμά !!!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:35 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Συγχαρητήρια Κύριε Υπουργέ !! Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών 
προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο 
αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και για το περί 
Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Περιμένουμε και την ψήφισή του στην Βουλή . Οι σειρές καταταγέντων
1994-1995 δικαίως παραμένουν οι μεταβατικές σειρές του ν.3883/2010 και αδίκως διαμαρτύρονται.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:03 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε !!! Επιτέλους αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, 
η μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:02 

Επιτέλους έστω και αργά αποκαθίσταται η αδικία που υπήρχε όλα τα χρόνια και αφορούσε την βαθμολογική 
εξέλιξη στελεχών των ετών εισαγωγής στις ένοπλες Δυνάμεις που αναφέρεται στο άρθρο.
Οι οικογένειες όλων αυτών σας ευχαριστούν και επιφυλάσσονται για ανταπόδοση.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου & την 
περαιτέρω του, δίκαια επεξεργασία επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93-94 και 95. Η δε ενσωμάτωση στο προσχέδιο Νόμου των 
Σειρών 94 και 95 δείχνει ότι το Επιτέλειο σας & εσείς προσωπικά κάνατε το δίκαιο, το σωστό, το απολύτως 
απαραίτητο. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη 
Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:12 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την δικαίωση των Σειρών ΑΣΣΥ 91, 92 και 93. Βελτιώσετε το σχέδιο 
Νόμου και να συμπεριλάβετε σε αυτό τις Σειρές 94 και 95 που εισήχθησαν, προσήχθησαν, εξελίσσονται βάση 
των ίδιων νόμων, ίδιας εγκυκλίου εισαγωγής, ίδιας προοπτικής τα τελευταία 30 χρόνια.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:08 

Κύριε Υπουργέ
ορθόν θα ήταν να συμπεριληφθούν οι τάξεις 96 και 97 (καταταγέντες ως 31-12-1995) στο υπόψιν άρθρο , 
ειδάλως να αποσυρθεί.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:49 

Κύριε Υπουργέ δεν είναι δυνατόν τρεις σειρές ΑΣΣΥ να ευνοούνται και να αδικούνται όλες οι επόμενες σειρές 
χωρίς να υπάρχει κάποιος λόγος αφού μιλάμε για το ίδιο καθεστώς εισαγωγής και εξέλιξης. Δώστε τώρα τη 
λύση για όλες τις σειρές ΑΣΣΥ αλλιώς να αποσυρθεί το άρθρο αυτό που μόνο πρόβλημα δημιουργεί!!!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:34

Συγχαρητήρια στον υπουργό και το επιτελείο για την δικαίωση των τάξεων 93-94-95.Ήταν αδικία και 
αποκαταστάθηκε η λογική.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:23 

Αξιότιμοι Κύριοι του ΥΕΘΑ,

πλησιάζοντας τα 2000 σχόλια, στη συντριπτική τους πλειοψηφία αρνητικά ως προς το άρθρο 53, έχετε πειστεί 
ότι το Νομοσχέδιο:
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– είναι άδικο ?
– στερείται λογικής ?
– διαιρεί το στράτευμα δημιουργώντας αντιπαλότητα και έριδες μεταξύ των Αξκών?
– απαξιώνει μία μεγάλη μερίδα έμπειρων στελεχών που αποτελούν τη ραχοκοκαλιά των Ένοπλων Δυνάμεων ?
– προκαλεί απογοήτευση και θυμό στις οικογένειες των θιγόμενων Αξκών ?

Αν λοιπόν έχετε πειστεί για τα αυτονόητα και δεν φοράτε παρωπίδες, ΔΩΣΤΕ ΛΥΣΗ ΑΜΕΣΑ διορθώνοντας τα 
τεράστια κενά και τις αδικίες του άρθρου 53.
Μην περάσετε στην ιστορία ως οι Επιτελείς ενός Υπουργείου που έπεσαν θύματα παραπληροφόρησης κάποιων 
τυχάρπαστων τυχοδιωκτών….
Σταθείτε στο ύψος μίας κυβέρνησης που τόσα πολλά έχει κάνει για την Εθνική Άμυνα!

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:39 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:45

Προσωπικά χωρίς να έχω γνώσεις νομικού περιοχομένου, θεωρώ πως έχουμε να κάνουμε με μία διαβούλευση 
που αν έχει ουσιαστικό χαρακτήρα και νόημα θα προχωρήσει σε σχέδιο Νόμου αλλά με αλλαγές. Οι αλλαγές θα
επέλθουν βασιζόμενοι στην λογική και μόνο. Πολύ απλά:
Έχεις ανθρώπους που την χρονική περίοδο 1991 έως και 1995 επέλεξαν σαν επάγγελμα αυτό του Στρατιωτικού.
Πώς το επέλεξαν; Βάση της εγκυκλίου που υπήρχε, βάση της νομοθεσίας που υπήρχε. Όλο αυτά ήταν γνωστά 
και βάση αυτών έκανες ο καθένας τις επιλογές του.
Ίδια όμως, τα πάντα ίδια για όλους ανεξαρτήτως. Εδώ σταματάει και όλη η συζήτηση. Δεν υπάρχει τίποτα 
άλλο.
Όλα τα υπόλοιπα είναι προσωπικές γνώμες, στοχασμοί, φιλοδοξίες, σκέψεις, αντιρρήσεις, αντιδράσεις, 
ευχαριστίες που είναι καθόλα σεβαστές αλλά πέραν τούτου ουδέν.
Δεν είναι δυνατόν η Κυβέρνηση να θεωρεί πως μπορεί αυτές τις Σειρές να την θέσει εκτός νόμου του 1996.
Και είναι απείρως χειρότερο να κάνει διάκριση μεταξύ τους και να επιλέγει με κριτήρια που κανένας και ποτέ 
δεν μπορεί να εξηγήσει με επιχειρήματα που να έχουν στοιχειώδη σοβαρότητα.
Φτάσαμε στο σημείο να μιλάμε για τα αυτονόητα και αυτό ανεξαρτήτως αποτελέσματος Είναι ένα μέρος μόνο 
της συνολικής κατάσταση που προκαλεί μόνο θλίψη.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:49

Καταρχάς Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο 
νόμου επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις 
Ένοπλες Δυνάμεις.
Επιπλεον θα πρέπει οι νεοτερες τάξεις να μην στρέφονται κατά συναδελφων που δικαιουνται αυτή την 
ρυθμιση. ΑΣΣΥ 91

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:43 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αναρωτιέμαι τι θα προκύψει στο τέλος αυτής της διαβούλευσης.
Θα δει κάποιος τα χιλιάδες μηνύματα, θα τα αξιοποιήσει, θα ενημερώσει το Επιτελείο του Υπουργείου, θα 
υπάρξουν σκέψεις για αλλαγές ή όχι. Σχεδόν όλοι πιστεύουμε πως όλα αυτά τα σχόλια θα πάνε στον κάλαθο 
των αχρήστων και η διαβούλευση είναι μία τυπική διαδικασία που πρέπει να γίνει, για να γίνει.Το κύριο θέμα 
στο άρθρο είναι κατά πόσο ένας Νόμος μπορεί να έχει αναδρομική ισχύ. Και αν ναι, πόσο. Μιλάμε για έναν 
νόμο του 2010. Πόσα χρόνια αγαπητοί συνάδελφοι πρέπει αν έχει ισχύ ο νόμος ? Πόσα χρόνια αγαπητοί 
δημόσιοι υπάλληλοι του Υπουργείου ?Το ερώτημα που τίθεται είναι αν είναι δίκαια η ρύθμιση για τις Σειρές 91-
92 και 93.
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Δεν τίθεται καν θέμα. Εννοείται πως έχουν δίκιο.
Το επόμενο ερώτημα είναι αν έχουν δίκιο οι Σειρές που απαιτούν να είναι και αυτές στην ρύθμιση (Σειρές 94 και
95).
Εννοείται πως έχουν. Μιλάμε για νόμο του 1996 (!!!).
Και δίκιο έχουν και οι επόμενες Σειρές για τουλάχιστον μεταβατική περίοδο. Κύριε Υπουργέ πριν κάποια χρόνια
Αξιωματικοί με 20 χρόνια στο στράτευμα είδαν το ασφαλιστικό να αλλάζει ριζικά, να αλλάζει εξωπραγματικά, 
εις βάρος τους εννοείται. Έρχεται πάλι ένα νομοσχέδιο λοιπόν, που είναι ακόμα χειρότερο. Ακόμα πιο 
επώδυνο. Με τεράστιες προεκτάσεις σε ηθικά και οικονομικά ζητήματα. Αφήνοντας εκτός της συζήτησης τους 
βαθμούς (που για εμένα είναι ένα τεράστιο ηθικό ζήτημα) είναι δυνατόν Κύριε Υπουργέ να επεμβαίνουμε (ξανά)
τόσο βίαια ΚΑΙ ΝΑ ΜΕΙΩΝΟΥΜΕ ΤΟΝ ΜΙΣΘΟ ΤΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ? ΤΗΝ ΣΥΝΤΑΞΗ ΤΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ? ΤΑ 
ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΤΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ? Είναι δυνατόν ?Κύριε Υπουργέ
Με όλο τον σεβασμό σε εσάς και σε αυτή την κυβέρνηση, θεωρώ την μη εισαγωγή στο άρθρο των 2 επόμενων 
σειρών 94 και 95 και την αποπομπή τους από Νόμο του 1996 κάτι το ασύλληπτα τραγικό.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:20 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:15 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
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συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:29 

Η αποκατάσταση της αδικίας για τα στελέχη ΑΣΣΥ των ετών εισαγωγής 1991-92-93 είναι στο σωστό δρόμο.
Προφανώς και την χαιρετίζουμε.
Ωστόσο μια αδικία δεν αποκαθίσταται με μία επιπλέον αδικία. Θεωρούμε πως έχει φτάσει η ώρα για μια 
ολιστική προσέγγιση και λύση των όποιων στρεβλώσεων και των όποιων αδικιών.
Στελέχη προερχόμενα από τις ίδιες σχολές, με τους ίδιους νόμους, τις ίδιες προκηρύξεις εισαγωγής, είναι 
αδιανόητο να διαφέρουν ως προς τη βαθμολογική εξέλιξη. Ένας τέτοιος αυθαίρετος διαχωρισμός των 
στελεχών, μπορεί να οδηγήσει σε πολύ σοβαρότερα προβλήματα, πέρα του οικονομικού. Όπως ο κίνδυνος να 
διαταραχθεί η συνοχή του στρατεύματος.
Οφείλει λοιπόν η πολιτεία, να συμπεριλάβει και τα στελέχη ΑΣΣΥ, των επόμενων ετών εισαγωγής. Δηλαδή των 
ετών 1994-1995-1996. ΌΛΑ τα παραπάνω στελέχη, όπως προανέφερα, εισήλθαν στο στράτευμα με ακριβώς 
τους ίδιους νόμους, προκηρύξεις και συνθήκες.
Προφανώς, εφόσον δεν υπάρξει ανταπόκριση, το να καταφύγουμε στη νομική οδό, γίνεται μονόδρομος. 
Ωστόσο, εκτιμώ ότι τα νομικά μέσα, θα πρέπει να επιλέγονται ως ύστατη λύση, γιατί με αυτόν τον τρόπο 
κινδυνεύει να διαρραγεί η σχέση του στρατεύματος με την πολιτεία. Είναι στο χέρι της λοιπόν, να το αποφύγει.

ΥΓ: Για τα μετέπειτα έτη εισαγωγής, δυστυχώς δεν είμαι σε θέση να γνωρίζω την προκήρυξη. Προφανώς η 
πολιτεία είναι σε θέση να το εξετάσει κι αυτό.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:44 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
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καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:01

Αξιότιμε κ. Υπουργέ σταματήστε την απαξίωση και την τιμωρία εις βάρος ανθρώπων που τους έτυχαν 
προβλήματα υγείας. Ακυρώστε ή τροποποιήστε το νόμο 3883/2010 που κατατάσσει συναδέλφους ΑΣΣΥ ως 2ης 
κατηγορίας Στρατιωτικούς.
Θα σας παρακαλούσα να διαβάσετε προσεκτικά τα κάτωθι αν και είμαι βέβαιος ότι τα ξέρετε:

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:24 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 

1463 

1466



Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:18 

Νόμος του 2010.
Αναδρομική ισχύς.
Πόσο αναδρομική ισχύ ;;;
– 06 μήνες. Λίγο είναι.
– 1 χρόνο ;
– 5 χρόνια ;
– 15 χρόνια ;
Όχι. 16 χρόνια αναδρομική ισχύ ο Νόμος του 2010. Όχι 17, είναι πολύ.
– 16, καλά είναι. Να τ’ αφήσω ?

Αυτό.
Τίποτα άλλο.
Καλημέρα σας & Χρόνια Πολλά !!! Υγεία & Αγάπη.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:09 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Αναρωτιέμαι τι θα προκύψει στο τέλος αυτής της διαβούλευσης.
Θα δει κάποιος τα χιλιάδες μηνύματα, θα τα αξιοποιήσει, θα ενημερώσει το Επιτελείο του Υπουργείου, θα 
υπάρξουν σκέψεις για αλλαγές ή όχι.

Σχεδόν όλοι πιστεύουμε πως όλα αυτά τα σχόλια θα πάνε στον κάλαθο των αχρήστων και η διαβούλευση είναι 
μία τυπική διαδικασία που πρέπει να γίνει, για να γίνει.

Το κύριο θέμα στο άρθρο είναι κατά πόσο ένας Νόμος μπορεί να έχει αναδρομική ισχύ. Και αν ναι, πόσο. 
Μιλάμε για έναν νόμο του 2010. Πόσα χρόνια αγαπητοί συνάδελφοι πρέπει αν έχει ισχύ ο νόμος ? Πόσα χρόνια 
αγαπητοί δημόσιοι υπάλληλοι του Υπουργείου ?

Το ερώτημα που τίθεται είναι αν είναι δίκαια η ρύθμιση για τις Σειρές 91-92 και 93.
Δεν τίθεται καν θέμα. Εννοείται πως έχουν δίκιο.
Το επόμενο ερώτημα είναι αν έχουν δίκιο οι Σειρές που απαιτούν να είναι και αυτές στην ρύθμιση (Σειρές 94 και
95).
Εννοείται πως έχουν. Μιλάμε για νόμο του 1996 (!!!).
Και δίκιο έχουν και οι επόμενες Σειρές για τουλάχιστον μεταβατική περίοδο.

Κύριε Υπουργέ πριν κάποια χρόνια Αξιωματικοί με 20 χρόνια στο στράτευμα είδαν το ασφαλιστικό να αλλάζει 
ριζικά, να αλλάζει εξωπραγματικά, εις βάρος τους εννοείται.

Έρχεται πάλι ένα νομοσχέδιο λοιπόν, που είναι ακόμα χειρότερο. Ακόμα πιο επώδυνο. Με τεράστιες 
προεκτάσεις σε ηθικά και οικονομικά ζητήματα. Αφήνοντας εκτός της συζήτησης τους βαθμούς (που για εμένα 
είναι ένα τεράστιο ηθικό ζήτημα) είναι δυνατόν Κύριε Υπουργέ να επεμβαίνουμε (ξανά) τόσο βίαια ΚΑΙ ΝΑ 
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ΜΕΙΩΝΟΥΜΕ ΤΟΝ ΜΙΣΘΟ ΤΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ? ΤΗΝ ΣΥΝΤΑΞΗ ΤΩΝ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ? ΤΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΤΩΝ 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ? Είναι δυνατόν ?

Κύριε Υπουργέ
Με όλο τον σεβασμό σε εσάς και σε αυτή την κυβέρνηση, θεωρώ την μη εισαγωγή στο άρθρο των 2 επόμενων 
σειρών 94 και 95 και την αποπομπή τους από Νόμο του 1996 κάτι το ασύλληπτα τραγικό.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:29 

Ως Επαγγελματίας Οπλίτης ζητάω να συμπεριληφθεί εντός νομοσχεδίου προς επίλυση το συνταξιοδοτικό των 
Επαγγελματιών Οπλιτών σύμφωνα με την επίσημη πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 06:50 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.

Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
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1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 22 Δεκεμβρίου 2022, 06:18 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 01:21 

Δικαιωνόμαστε με αυτό το άρθρο όλοι εμείς οι καταταγέντες τα έτη 91-92-93 καθώς η πολιτεία αφουγκράστηκε 
και τώρα υλοποιεί τα δίκαια και ισχυρά επιχειρήματά μας.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ (14η ΣΜΥΝ)

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:43

Επιτέλους το δικαιο εγινε πραξη.
Ευχαριστουμε τον κυριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του!

ΑΣΣΥ 92

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:13 

ΑΣΣΥ Σειρά 1994.
Εγκύκλιος. Νομοθεσία. Προοπτική. Εξέλιξη. Σταδιοδρομία. Αποστρατεία. Επιλογή.
Πανελλαδικές Εξετάσεις. Επιτυχία. Είσοδος στην Σχολή. Νόμος 1996.

Νόμος του 2010.
Αναδρομική ισχύς.
Πόσο αναδρομική ισχύ ;;;
1 χρόνο ;
5 χρόνια ;
15 χρόνια ;
Όχι. 16 χρόνια αναδρομική ισχύ ο Νόμος του 2010. Όχι 17, είναι πολύ. 16, είναι λίγο.
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Αυτό.
Τίποτα άλλο.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν υπάρχει Κράτος Δικαίου και το Επιτελείο σας κρίνει ότι δεν πρέπει στην ρύθμιση να 
συμπεριλάβεται τις Σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, τότε πραγματικά, σταματήστε την διαβούλευση σήμερα. Αν 
πραγματικά πιστεύετε ότι Σειρές που συμπληρώνουν σύντομα 30 χρόνια στο στράτευμα δεν έχουν δικαίωμα να 
διεκδικούν το ΑΥΤΟΝΟΗΤΟ, σταματήστε την διαβούλευση σήμερα.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:24 

Κυριε Υπουργέ. Όταν τον Ιούνιο του μακρινού 1994 συμπληρώναμε τα μηχανογραφικά μας δελτία ως απόφοιτοι
λυκείου για την εισαγωγή μας στις σχολές υπαξιωματικών του ΥΠΕΘΑ, το πράξαμε λαμβάνοντας υπόψη μας την
εγκύκλιο που το υπουργείο σας είχε διανείμει για να ενημερώσει τους Ελλινες πολίτες. Σε αυτήν 
περιγραφονταν η μελλοντική σταδιοδρομικη εξελίξη οσων απο εμάς θα επιτυγχάναμε να εισαχθούμε στις 
αναφερόμενες σχολές. Εμπιστευόμενοι το κράτος στο ακέραιο προβήκαμε στην επιλογη να προσπαθούσαμε να 
εισαχθούμε στις σχολές υπαξιωματικών του ΥΠΕΘΑ. Σε αντίθεση με σημερνά τοτε συμπλήρωνες το 
μηχανογραγικο τον Ιούνιο πριν την συμετοχη σου στις πανελλήνιες εξετάσεις και δεν μπορούσες να το 
μεταβάλεις μετα για κανέναν λογο. Τον Αύγουστο του 1994 ανακοινώθηκε από το Υπουργείο Παιδείας η 
εισαγωγή μας στις εν λογο σχολές. Τον Σεπτέμβριο του 1994 ειμασταν ολοι δοκοιμοι και στην
συνέχεια πρωτοετείς ταξη κατάταξης 1994 ,αποφοίτησης 1996. Τον ιδιο μηνα με σχετικο νομο αλλαξαν οι 
σταδιοδρομικοι οροι οσων είχαμε ιδι κανει για το μέλλον μας την συγκεκριμένη επαγγελματική επιλογή. Αν και 
αυτό έβλαπτε τα συμφέροντα μας σταδιοδρομικα και οικονομικά, εμείς είμασταν πλέον στο στράτευμα για το 
οποίο καποιοι απο εμας ειχαμε απορυψει (με την συμπληρωση του μηχανογραφικου δελτιου των 
Πανελληνίων)τον προηγούμενο Ιούνιο ΑΕΙ και ΤΕΙ των οποιων τις βασεις καλύπταμε με τις βαθμολογίες μας. Το 
κράτος δηλαδή αλλαξε μονομερος τους κανόνες -συνθήκες που μόλις πριν μερικούς μήνες μας είχε 
«υποσχεθεί».Παρα ταυτες αλλά και άλλες σταδιοδρομικες μεταβολές που ακολουθήσαν τα επόμενα χρονια 
( πάντα προς το χειρότερο για τα συμφέροντα μας) ελπίζαμε στην δικαίωση για αυτές την αδικίες που είχαμε 
υποστεί.
Έρχεται σημερνά το ΥΠΕΘΑ με το προς συζήτηση νομοσχέδιο εκτος των αλλων να διορθώσει- αρει τις 
σταδιοδρομικες αδικίες του παρελθόντος κάνοντας ακόμη μια αδικία. Ειδικότερα αν και διαρθρώνει τις 
σταδιοδρομικες στρεβλώσεις για τις τάξεις κατάταξης από και πριν το 1993 (αποφοίτησης από και πριν το 
1995) εξαιρεί από την σνετικη ρύθμιση (άρθρο 53) αναίτια , με κραυγαλέο και εκοφαντικο τρόπο την τάξη 
κατάταξης 1994 (αποφοίτησης 1996).Η ανώτερο τάξη μαζί με την αμεσος προηγουμένη της (που υπάγετε στην 
ρύθμιση),ειναι οι πρωτες που εισαχθείσαν στο στράτευμα εξολοκλήρου μεσο απο τις πανελλήνιες εξετάσεις 
εχοντας ακριβως την ιδια εγκύκλιό εισαγωγής !!! Ειναι αδικο να διαχωριζονται αξιωματικοί με κοινο τρόπο 
εισαγωγής- προσλυψης ,με ιδια τουλάχιστον, η περισσότερα προσόντα (σε σχέση με αξιωματικους που 
περιλαμβάνοντε στην ρύθμιση αλλά εισήχθησαν εκτός πανελλήνιων εξετάσεων με αλλους τρόπους ), που 
αποφοίτησαν από την ίδια σχολή με 1 ετος διαφορά και αναλαμβάνουν εως σημερνά κοινα καθήκοντά και 
ευθύνες να βρεθούν να τους χωρίζουν σταδιοδρομικα 3-4 ετη.
απο πανελληνιων εξετασεων με τη ιδια εγκικλυο που

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:09 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.

Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
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Αξκών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκών 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:42 

Είναι άδικο το νομοσχέδιο και πρέπει να σταματήσει Μεσα

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:23 

Αξιότιμοι κ.κ. Υπουργοί, Αξιότιμοι κ.κ. Βουλευτές της Διαρκούς Επιτροπής Εθνικής Άμυνας και Εξωτερικών 
Υποθέσεων, Αξιότιμε κ. Γενικέ Γραμματέα, Αξιότιμοι κ.κ. Αρχηγοί,
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1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ, ενόψει της κατάθεσης του Σχεδίου Νόμου 
του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας σας υπενθυμίζει ότι υπέβαλε τις παρακάτω τεκμηριωμένες, εμπεριστατωμένες 
και στοιχειοθετημένες με επιχειρήματα προτάσεις για την αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις η
οποία έχει διαταραχθεί και για την αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των αποφοίτων Ανωτέρων 
Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) για τη λήψη όλων των αναγκαίων μέτρων που θα θεραπεύουν 
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των στελεχών για να επιτευχθεί 
μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται η αδιαπραγμάτευτη και έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια. Έτσι 
προτείνουμε να συμπεριληφθούν οι τρεις (3) συνημμένες τροπολογίες για την:

α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, LINK1, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994 και 1995) θιγομένων ιεραρχικά από την παρ. 26 
του άρθρου 18 και την παρ. 11 του άρθρου 47 του Ν.4407/2016 (ΦΕΚ Α΄ 134) και τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984
έως 1993 (τάξεων 1986 έως 1995) θιγομένων ιεραρχικά από την παρ. 26 του άρθρου 18 του Ν.4407/2016 (ΦΕΚ 
Α΄ 134) όπως τροποποιήθηκε με την παρ. 1 του άρθρου 32 του Ν.4609/2019 Ν. 4609/2019 (Α΄ 67).

β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, LINK2, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ.
β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 
(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ 
να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010 (ΦΕΚ Α΄ 167), 
LINK3, που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994, (τάξεως 1996) και εντεύθεν προκειμένου να έχουν 
συντομότερη χρονολογική παραμονή στους κατεχόμενους βαθμούς, η οποία δεν επηρεάζει την εξέλιξή τους 
ούτε το συνολικό αριθμό ετών πραγματικής υπηρεσίας ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη
μετά από 35 έτη υπηρεσίας για να δοθεί η δυνατότητα σε όσους επιθυμούν να αποστρατευτούν με την 
συμπλήρωση τριανταπέντε (35) ετών πραγματικής υπηρεσίας λαμβάνοντας τον καταληκτικό βαθμό και έχοντας
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα, σε συνδυασμό με την αναγνώριση στο διπλάσιο του χρόνου υπηρεσίας που 
έχει διανυθεί σε Μονάδες Εκστρατείας για πέντε (5) έτη.

2. Οι υπόψη προτάσεις της Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υιοθετήθηκαν από την Πολιτική και Στρατιωτική Ηγεσία και 
πραγματοποιήθηκαν αλλεπάλληλες συναντήσεις και κατατέθηκαν στη Βουλή μέσω του Κοινοβουλευτικού 
Ελέγχου πληθώρα Ερωτήσεων και Αναφορών ώστε να αναληφθούν οι σχετικές ενέργειες από το ΥΠΕΘΑ. Ο Κος 
ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ LINK4, μεταξύ άλλων έχει απαντήσει ότι:

α. «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».

β. «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

Αξιότιμοι κ.κ. Υπουργοί, Αξιότιμοι κ.κ. Βουλευτές της Διαρκούς Επιτροπής Εθνικής Άμυνας και Εξωτερικών 
Υποθέσεων, Αξιότιμε κ. Γενικέ Γραμματέα, Αξιότιμοι κ.κ. Αρχηγοί,

3. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία που είναι η βασική στρατιωτική 
αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από 
κανόνες. Υποχρέωση όλων των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του 
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις ανάγκες, με αξιοπρεπή 
και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα 
δείχνοντας την ανάλογη εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες επειδή
αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική προκειμένου να εξασφαλίζουν την 
άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

4. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. είναι η θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. 
στελεχών και αιτείται να συμπεριληφθούν οι τρεις (3) συνημμένες τροπολογίες στο επικείμενο Σχέδιο Νόμου 
του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας για να αποκατασταθεί η Ιεραρχία στις Ένοπλες Δυνάμεις η οποία έχει 
διαταραχθεί και για να αποκατασταθεί η βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ).
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Αξιότιμοι κ.κ. Υπουργοί, Αξιότιμοι κ.κ. Βουλευτές της Διαρκούς Επιτροπής Εθνικής Άμυνας και Εξωτερικών 
Υποθέσεων, Αξιότιμε κ. Γενικέ Γραμματέα, Αξιότιμοι κ.κ. Αρχηγοί,

1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ, ενόψει της κατάθεσης του Σχεδίου Νόμου 
του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας σας υπενθυμίζει ότι υπέβαλε τις παρακάτω τεκμηριωμένες, εμπεριστατωμένες 
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και στοιχειοθετημένες με επιχειρήματα προτάσεις για την αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις η
οποία έχει διαταραχθεί και για την αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των αποφοίτων Ανωτέρων 
Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) για τη λήψη όλων των αναγκαίων μέτρων που θα θεραπεύουν 
όλες τις ανισότητες που έχουν προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των στελεχών για να επιτευχθεί 
μεγαλύτερη ισονομία και όπου απαιτείται η αδιαπραγμάτευτη και έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια. Έτσι 
προτείνουμε να συμπεριληφθούν οι τρεις (3) συνημμένες τροπολογίες για την:

α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, LINK1, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994 και 1995) θιγομένων ιεραρχικά από την παρ. 26 
του άρθρου 18 και την παρ. 11 του άρθρου 47 του Ν.4407/2016 (ΦΕΚ Α΄ 134) και τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984
έως 1993 (τάξεων 1986 έως 1995) θιγομένων ιεραρχικά από την παρ. 26 του άρθρου 18 του Ν.4407/2016 (ΦΕΚ 
Α΄ 134) όπως τροποποιήθηκε με την παρ. 1 του άρθρου 32 του Ν.4609/2019 Ν. 4609/2019 (Α΄ 67).

β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, LINK2, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ.
β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 
(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ 
να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010 (ΦΕΚ Α΄ 167), 
LINK3, που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994, (τάξεως 1996) και εντεύθεν προκειμένου να έχουν 
συντομότερη χρονολογική παραμονή στους κατεχόμενους βαθμούς, η οποία δεν επηρεάζει την εξέλιξή τους 
ούτε το συνολικό αριθμό ετών πραγματικής υπηρεσίας ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη
μετά από 35 έτη υπηρεσίας για να δοθεί η δυνατότητα σε όσους επιθυμούν να αποστρατευτούν με την 
συμπλήρωση τριανταπέντε (35) ετών πραγματικής υπηρεσίας λαμβάνοντας τον καταληκτικό βαθμό και έχοντας
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα, σε συνδυασμό με την αναγνώριση στο διπλάσιο του χρόνου υπηρεσίας που 
έχει διανυθεί σε Μονάδες Εκστρατείας για πέντε (5) έτη.

2. Οι υπόψη προτάσεις της Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. υιοθετήθηκαν από την Πολιτική και Στρατιωτική Ηγεσία και 
πραγματοποιήθηκαν αλλεπάλληλες συναντήσεις και κατατέθηκαν στη Βουλή μέσω του Κοινοβουλευτικού 
Ελέγχου πληθώρα Ερωτήσεων και Αναφορών ώστε να αναληφθούν οι σχετικές ενέργειες από το ΥΠΕΘΑ. Ο Κος 
ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ LINK4, μεταξύ άλλων έχει απαντήσει ότι:

α. «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».

β. «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

Αξιότιμοι κ.κ. Υπουργοί, Αξιότιμοι κ.κ. Βουλευτές της Διαρκούς Επιτροπής Εθνικής Άμυνας και Εξωτερικών 
Υποθέσεων, Αξιότιμε κ. Γενικέ Γραμματέα, Αξιότιμοι κ.κ. Αρχηγοί,

3. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία που είναι η βασική στρατιωτική 
αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από 
κανόνες. Υποχρέωση όλων των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του 
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις ανάγκες, με αξιοπρεπή 
και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα 
δείχνοντας την ανάλογη εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες επειδή
αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική προκειμένου να εξασφαλίζουν την 
άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

4. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ. είναι η θεσμική εκπρόσωπος των ε.ε. 
στελεχών και αιτείται να συμπεριληφθούν οι τρεις (3) συνημμένες τροπολογίες στο επικείμενο Σχέδιο Νόμου 
του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας για να αποκατασταθεί η Ιεραρχία στις Ένοπλες Δυνάμεις η οποία έχει 
διαταραχθεί και για να αποκατασταθεί η βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ).

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:45 

Κύριε Υπουργέ
Δώστε τέλος στην αδικία και να συμπεριλάβετε τις τάξεις 96 και 97 (καταταγέντες ως 31-12-1995) στο υπόψιν 
άρθρο.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:32 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Άμεση αντικατάσταση του άρθρου αυτού με λύση για όλες τις σειρές ΑΣΣΥ. Όλοι είμαστε απόφοιτοι 
παραγωγικής σχολής. Το μόνο που αλλάζει είναι το έτος εισαγωγής μας. ΑΜΕΣΗ ΑΠΟΣΥΡΣΗ ΤΟΥ 
ΝΤΡΟΠΙΑΣΤΙΚΟΥ ΑΥΤΟΥ ΚΑΙ ΕΠΙΛΕΚΤΙΚΟΥ ΑΡΘΡΟΥ.
ΛΥΣΗ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΑΠΟΦΟΙΤΟΥΣ ΑΣΣΥ ΤΩΡΑ!!
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το  παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι  κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των  στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού  καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι  ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95
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Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.Τα προαναφερθέντα νομικά
πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο 
πιο ευνοϊκές ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης προαγωγής στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 
χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο 
εξομαλύνεται -εν μέρει- στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής 
στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό χρονικό κενό για την προαγωγή στον 
βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 28 έτη βάσει του ν.3883/10) και 

1471 

1474



του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 34 έτη βάσει του ν.3883/10).
Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα επιλέξουν να αποστρατευτούν στα 
35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς να προλάβουν να λάβουν τον
καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας βάσει του ν.3883/10, αντί 34 
ετών βάσει του ν.2439/96).Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να 
περιοριστεί για να γίνει πιο ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. 
Οι βελτιώσεις που πρέπει να γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε προς συζήτηση στο 
Κοινοβούλιο, ούτε να περιοριστεί μόνο με βάση συγκεκριμένα συμφέροντα πο
υ προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 1994-1995) και αναπαράγονται τον τελευταίο χρόνο, ίσως 
από άγνοια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν αυθαίρετα όρια χρονικά όπως 
βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση των χρονικών ορίων και 
παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια κατάματα (δυστυχώς με 
την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον ν.2084/92, έχουν
γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους συναδέλφους και όχι το
συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. Η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε
κάθε μορφής ρύθμιση που αποκλείει από τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 το σύνολο των αποφοίτων Α.Σ.Σ.Υ, αν 
όχι τότε τουλάχιστον για όσους κατατάχθηκαν μέχρι και το έτος 1996 (Σειρές/Τάξεις 1996/1998). Η εισαγωγή 
στις σχολές έγινε με τον ίδιο τρόπο. Στο ασφαλιστικό καθεστώς δεν υπάρχουν διαφορές και εργασιακά 
(ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην ίδια ακριβώς μοίρα.
Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους κατατάχθηκαν μετά τις
01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής αποκατάσταση. Δεν είναι δυνατό να 
προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, με βάση τις διασυνδέσεις. Ούτε 
μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο δυνατά» την κατάλληλη στιγμή, 
μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να υπάρξει μια συνολική επίλυση της αδικίας που έχει επιφέρει ο 
ν.3883/10 σε όλους τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ

Με εκτίμηση
Χρήστος Γκανάβας
Αξιωματικός Π.A. ΑΣΣΥ, Τάξη 1998.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:45 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
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στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.
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Αξιότιμε κ. Υπουργέ, βλέποντας τα σχόλια επί του άρθρου 53 καταλαβαίνει κανείς πως η επιτελική σας ομάδα 
κατάφερε με την ανάρτησή του, να σπείρει διχόνοια μεταξύ των Αξκών ΑΣΣΥ (ΣΞ, ΠΝ και ΠΑ) και να 
προκαλέσει κύμα δυσπιστίας στις Σειρές των ΑΣΣΥ 1994 και μετά, για το αν πραγματικά επιθυμείτε την επίλυση
των προβλημάτων που επέφερε ο ν. 3883/2010. Σε κάτι που σίγουρα πέτυχαν οι επιτελείς σας, είναι να μας 
συσπειρώσουν όλους εναντίον της στρέβλωσης και του αδιεξόδου που εκ νέου δημιουργεί και πάει να 
«διαιωνίσει» το εν λόγω άρθρο. Όπως όμως γνωρίζουμε στη Δημοκρατία δεν υπάρχουν αδιέξοδα… Οργή Θεού 
φωνή Λαού!!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:28 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:07 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:26 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:06 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:39 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:01 
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:04 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:32 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:10 

Άμεση αντικατάσταση του άρθρου αυτού με λύση για όλες τις σειρές ΑΣΣΥ. Όλοι είμαστε απόφοιτοι 
παραγωγικής σχολής. Το μόνο που αλλάζει είναι το έτος εισαγωγής μας. ΑΜΕΣΗ ΑΠΟΣΥΡΣΗ ΤΟΥ 
ΝΤΡΟΠΙΑΣΤΙΚΟΥ ΑΥΤΟΥ ΚΑΙ ΕΠΙΛΕΚΤΙΚΟΥ ΑΡΘΡΟΥ.
ΛΥΣΗ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΑΠΟΦΟΙΤΟΥΣ ΑΣΣΥ ΤΩΡΑ!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
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Ειδικών Καταστάσεων απόφοιτοι των σχολών ΑΣΣΥ όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Αντισυγματάρχης και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:00 

Κύριε Υπουργέ
Είναι το δεύτερο νομοσχέδιο που διαπραγματεύεται θέματα που αφορούν Αξιωματικούς εξ ΑΣΣΥ και δυστυχώς 
για ακόμη μία φορά σε αυτό δεν επιλύεται το θέμα των Αποφοίτων ΑΣΣΥ με πτυχίο ΑΕΙ (ειδικά του Πολεμικού 
Ναυτικού) οι οποίοι εισήλθαν στις τάξεις του στρατεύματος μετά τη συμπλήρωση του 18ου έτους της ηλικίας 
τους.
Με τις κείμενες διατάξεις στο 37ο έτος από την κατάταξή τους αντί να προάγονται στον επόμενο βαθμό του 
Συνταγματάρχη (και αντιστοίχων) λόγω του προυπάρχοντος ορίου των 56 ετών για το βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχη (και αντιστοίχων) αυτοί κρίνονται για αποστρατεία λόγω της συμπλήρωσης αυτού του 
ορίου. Το πρόβλημα σας έχει αναφέρει λεπτομερώς από το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων 
ΑΣΣΥ ΕΔ με την υπ’αριθμ. 195/12/7/2022 επιστολή του, στην οποία ανφέρεται και ο τρόπος επίλυσης.
Θεωρούμε τουλάχιστον άδικο Αξιωματικοί που με ιδία πρωτοβουλία και χωρίς να επιβαρύνουν οικονομικά αλλά
και υπηρεσιακά το στράτευμα να μην απολαμβάνουν τα προνόμια του νόμου για τυπικούς λόγους.
Δυστυχώς δεν θα υπάρξει εκτενής σχολιασμός του προβλήματος στην παρούσα διαβούλευση καθόσον το 
πρόβλημα είναι εστιασμένο σε μία μικρή ομάδα Αξιωματικών, που η πλειονότητά τους ανήκει στο Πολεμικό 
Ναυτικό.
Κύριε υπουργέ με το προηγούμενο νομοσχέδιο επιλύσατε θετικά το πρόβλημα για τους Αξιωματικούς από το 
βαθμό του Συνταγματάρχη και άνω, ενώ με το εν λόγω νομοσχέδιο επιλύεται χρόνια προβλήματα σε διάφορες 
ομάδες στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων,θα ήταν τουλάχιστον οξύμωρο να μην επιλύσεται μία αδικία σε 
βάρος μιάς μικρής ομάδας Αξιωματικών που μόχθησαν για την προσωπική τους εξέλιξη προσφέροντας 
παράλληλα τις αποκτηθείσες γνώσεις τους στην υπηρεσία.
Με σεβασμό
ΣΚ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
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καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:13 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης.
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Αξιότιμε κ.Υπουργέ, βλέποντας τα σχόλια επί του άρθρου 53 καταλαβαίνει κανείς πως η επιτελική σας ομάδα 
κατάφερε με την ανάρτησή του, να σπείρει διχόνοια μεταξύ των Αξκών ΑΣΣΥ (ΣΞ, ΠΝ και ΠΑ) και να 
προκαλέσει κύμα δυσπιστίας στις Σειρές των ΑΣΣΥ 1994 και μετά, για το αν πραγματικά επιθυμείτε την επίλυση
των προβλημάτων που επέφερε ο ν. 3883/2010. Σε κάτι που σίγουρα πέτυχαν οι επιτελείς σας, είναι να μας 
συσπειρώσουν όλους εναντίον της στρέβλωσης και του αδιεξόδου που εκ νέου δημιουργεί και πάει να 
«διαιωνίσει» το εν λόγω άρθρο. Όπως όμως γνωρίζουμε στη Δημοκρατία δεν υπάρχουν αδιέξοδα… Οργή Θεού, 
φωνή Λαού!!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης 2000 Αξκων ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η 
ιεραρχία. Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο .

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Ευχαριστούμε για την – έστω και με μεγάλη καθυστέρηση – αποκατάσταση της αδικίας των σειρών ΑΣΣΥ 91-93. 
Ωστόσο, το θέμα θα πρέπει σταδιακά να ρυθμιστεί και για όλες τις επόμενες σειρές ΑΣΣΥ.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:59

Μετα απο 28 χρόνια υπηρεσίας στην ΠΑ με λυπεί η απαξίωση που υφίστανται τα στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων και κυρίως οι εκ των ΑΣΣΥ προερχόμενοι καταταγέντες μετά το 94….πιο πολύ όμως με λυπεί το 
γεγονός ότι υποστήριξα την απόφαση του υιού μου να εισέλθει στη ΣΜΥΑ…

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:22 

κ.Υπουργέ ακούστε την φωνή των αδικημένων Αξκών. Διαφορετικά θα δείτε την οργή τους στις εκλογές που 
έρχονται.Υπομονή δεν είναι μακριά…

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:26 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
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υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:11 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
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«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:58 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:16 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:39 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:35  

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:15 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
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και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:58 

Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10.
Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους 
προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. 
Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Οι βελτιώσεις που πρέπει να γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993). Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον 
σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή 
των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες 
σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την 
αρχή της χρηστής διοίκησης.
Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη συνεννόηση για να εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των σειρών που 
εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10 (καταταγέντες από 01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν 
συνολικές λύσεις στα προβλήματα του ν.3883/10.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:47 

ΣύνδεσμοςΑποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 
1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι 
τάξεων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995)!!.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:23 

Αξιότιμε
Κύριε Υπουργέ

Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρώ ότι καλώς υπάρχει
μέριμνα άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε βάρος των Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων
1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995). Συγχαίρω τη πρωτοβουλία την οποία λάβατε εσείς και το 
επιτελείο σας προς αυτή την κατεύθυνση αλλά και δράττοντας την ευκαιρία του βήματος αυτού, συγχαίρω και 
τους αρχαιότερους συναδέρφους των ανωτέρω τάξεων για τον αγώνα που έδωσαν ώστε να φτάσουν κοντά 
στην επίλυση του φλέγοντος ζητήματος της ορθής βαθμολογικής εξέλιξης των.
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα, δεν διαφοροποιείται
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις
1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το 
δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 3α1/12/1995 (συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997), να 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το 
δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η 
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ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των
Ε.Δ.), και δη ΤΟΥ Π.Ν. των ετών εισαγωγής 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, 
χρόνους προαγωγής καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.

Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την
αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την 
προτεινόμενη τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων (4) ετών (!!!!!) διαφοράς 
στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 &1996 που
αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων 
Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη 
των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνω :
Tην ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996, 1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 . Η
μη συμπερίληψη των Τάξεων αποφοίτησης ΄96 & ΄97 στο υπό διαβούλευση άρθρο , αλλά πρωτίστως η 
αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των εν λόγω τάξεων ΑΣΣΥ με τις υπό τακτοποίηση τρείς προηγούμενες σειρές 
προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής 
διοίκησης.
Προτείνω επίσης εν συνεχεία επαναξιολόγηση του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν 
νέοι Νόμοι και δεδομένα.

Με εκτίμηση
Π. Μιχάλογλου
Αξιωματικός Π.Ν. ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:32 

ΤΟ ΑΡΘΡΟ ΚΙΝΕΙΤΑΙ ΣΤΗ ΣΩΣΤΗ ΚΑΤΕΥΘΥΝΣΗ ΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΩΝ ΑΔΙΚΙΩΝ ΕΙΣ ΒΑΡΟΣ ΤΩΝ 
ΕΙΣΕΛΘΕΝΤΩΝ ΣΤΟ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑ ΜΕΧΡΙ ΚΑΙ ΤΟ 1993.ΕΠΕΤΑΙ ΚΑΙ Η ΣΤΑΔΙΑΚΗ ΟΜΑΛΗ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΙ ΤΩΝ 
ΕΠΟΜΕΝΩΝ ΤΑΞΕΩΝ ΚΑΤΟΠΙΝ ΕΠΙΤΕΛΙΚΗΣ ΜΕΛΕΤΗΣ.ΒΗΜΑ ΒΗΜΑ Η ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:16 

Κύριε Υπουργέ. Δώστε συνολική λύση για τους ΑΣΣΥ αλλιώς πάρτε πίσω το αυτό το άρθρο. Αξ/κος 46 σειράς 
ΣΤΥΑ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:06 

Κυριοι της ΝΔ απλως τηρηστε τις δεσμευσεις σας οσον αφορα το περιβοητο αρθρο 32.Αυτο επιβαλλουν οι 
κανονες πολιτικης ευθιξιας και αξιοπρεπειας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:17 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Με αυτό το νομοσχέδιο το μόνο που καταφέρνετε ως κυβέρνηση είναι να δημιουργήσετε ένα τεράστιο χάσμα 
στις ένοπλες δυνάμεις, αντί να αποκαταστήσετε αδικίες. Δεν μπορείτε να πετάτε εκτός απόφοιτους ΑΣΣΥ που 
πέρασαν με πανελλήνιες εξετάσεις και να μην λαμβάνουν τους βαθμούς που αξίζουν και να έχετε μέσα στο 
νομοσχέδιο άτομα που δεν πέρασαν καν με πανελλήνιες, δημιουργώντας επιπλέον ένα τεράστιο βαθμολογικό 
χάσμα.

ΠΡΕΠΕΙ επιτέλους να αποκατασταθεί η αδικία για όλους και να γίνουν σεβαστές οι προκυρήξεις βάση των 
οποίων εισήλθαν στις αντίστοιχες σχολές όλοι αυτοί οι αξιωματικοί που πάτε να καρατομήσετε με αυτό το 
νομοσχέδιο. Οι απέναντι μας απειλούν καθημερινά και αυτή είναι η στιγμή που πρέπει να δυναμώσετε το ηθικό 
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των αξιωματικών δίνοντας τους αυτό που δικαιούνται! Οι συγκεκριμένες σειρές ΑΣΣΥ που εξαιρούνται από το 
συγκεκριμένο νομοσχέδιο αποτελούν τη ραχοκοκαλιά του στρατεύματος!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:50 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 

Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:42 

Άμεση απόσυρση ή τροποποίηση της ημερομηνίας ώστε να συμπεριλάβει το νομοσχέδιο και τους καταταγεντες 
ΑΣΣΥ 1994 και 1995. Στερείτε απο εμάς και τις οικογένειες μας χρήματα και αυτο ειναι ανεπίτρεπτο και 
απολύτως άδικο . Θα σας στερήσουμε εμείς και οι οικογένειες μας τη ψήφο στις ερχόμενες εκλογές ..Μετρήστε 
τις δεκάδες χιλιάδες απώλειες και ζυγίσετε τα..Και μιλάμε για δικαιοσύνη απέναντι στη τεράστια αδικία που 
προσπαθείτε να μας κάνετε …

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:47  

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:31 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:13 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:17 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,

για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από 
ΑΣΣΥ.
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Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:52 

Ο Υπουργός και το επιτελείο του δίνει λύσεις στα προβλημματα του προσωπικού των ενόπλων δυναμεων

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:15 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 1994 (εισαγωγή 1994)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:45 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 1994 (εισαγωγή 1992)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:11 

Είναι τέτοια η οργή των σειρών ΑΣΣΥ ΤΑΞΗΣ 96 ΚΑΙ ΕΝΤΕΥΘΕΝ για το άρθρο 53 που βλέπω τα σχόλια να 
περνάνε τις 3000…..
Άμεσα διόρθωση του και λύση οριστική για όλους τους ΑΣΣΥ….

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:05 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:31 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:21 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν Σχέδιο 
Νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης εκ 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 
279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής υπηρεσίας, και βάσει του 
ν.2439/1996, δεκατρία (13) έτη χρόνου υπηρεσίας ως μόνιμου αξιωματικού από την ημερομηνία κατάταξής 
τους. Για τους αξιωματικούς, που θα αποκτήσουν δικαίωμα βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:09 
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:53 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:04 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
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Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:10 

Κεριε υπουργέ ,οι αποφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι 
Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση.
Διαφαίνεται ότι δύνανται όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: 
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:54

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
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εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:35 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
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διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:28 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
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τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:50 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
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απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:35 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
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στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:10 
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Είναι άδικο γιατί 
αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το ίδια πλαίσια νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές 
εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του 1993 σε 2 χρόνια 
και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 
χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη 1993 – 1994), 
βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο, στρεβλό και ανήθικο τι είναι? 
Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται στην εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος. Με ότι αυτό συνεπάγεται σε απώλειες στα συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να εκλαμβάνεται ως
μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς να πρέπει να απευθυνθούν σε
δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι 
δικαιώνονται. Και είναι σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται (βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα 
δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική λύση του 
προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση του θέματος και 
μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά. Δημιουργούμε σύγχυση στους 
Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που 
ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους 
Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο καθεστώς, η σταδιακής 
μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το 
ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος 
της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα Αξιωματικούς 
με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους, εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή
που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει και τα πάντα.
Η αλήθεια αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση θα φανεί στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:26 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
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επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:13 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
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το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:13 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10. Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά. Με το
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι εισήχθησαν στο 
Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 -1995 
εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το 
συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν 
στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους 
στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του 
Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 
έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε 
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όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να 
μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων 
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. 
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-1997!) που θίγονται 
πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά
1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση
με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα 
των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται 
πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να 
δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με 
αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση 
αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, δηλαδή με 2 
βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά 
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα: 1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – 
εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 
για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω
άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995)!!. 2. 
Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και
για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον 
ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων
δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη 
λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην 
εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12)
ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που 
θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του 
Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια 
επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να
διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις 
προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής 
διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων 
Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από 
το ΥΕΘΑ. Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:26 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
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διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:21 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:03 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
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από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:44 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
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Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:37 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
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στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξη 1996
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:58 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:09 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:51 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:36 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
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καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:32 

Κύριε Υπουργέ ,

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:56 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
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που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
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μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:03 
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:57 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
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δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:50 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:11 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
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4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:48

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:49 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:00 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:16 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:04 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:54 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:28 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
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«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:18 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ οι χιλιάδες συνάδελφοι και οι οικογένειες μας, σας ευχαριστούμε θερμά για το 
νομοσχέδιο που επιλύει τα προβλήματα χρόνων !!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:52 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:44 

Θα ήθελα να εκφράσω τα ειλικρινή συγχαρητήρια εκ μέρους των αξιωματικών συναδέλφων και των 
οικογενειών τους, για την νομοθετική σας πρωτοβουλία που επιλύει οριστικά μια άδικη και άνιση μεταχείριση 
μεταξύ των αποφοίτων παλαιότερων τάξεων ΑΣΣΥ που είχε σταματήσει αναίτια στους εισαχθέντες το 
1990.Επιτέλους δόθηκε η λύση μετά από μεγάλη προσμονή .
Το Στρατιωτικό προσωπικό θα συνεχίσει με τον ίδιο ζήλο τις προσπάθειες του
Σας ευχαριστούμε θερμά !!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:51 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:23 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και για το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. 
Περιμένουμε και την ψήφισή του στην Βουλή . Οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 δικαίως παραμένουν οι 
μεταβατικές σειρές του ν.3883/2010 και αδίκως διαμαρτύρονται.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:56 
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Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:53 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:18 

Επιτέλους αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού 
ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:35 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, αποκαθιστά οριστικά η αδικία του βαθμολογικού ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93, η δέσμευσή σας έγινε πράξη!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:40 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν Σχέδιο 
Νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται η αδικια στο βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), που διανυουν τον τελευταιο βαθμο εξελιξης του Τχη 
ενω οι εθελοντριες της Αεροποριας με τον ιδιο νομο καταταξης τον 705/77 τις ιδιες διαταξεις κ τα ιδια χρονια 
υπηρεσιας προηχθησαν στον τελευταιο βαθμο εξελιξης του Ανχη, ενω οι εθελοντριες του Στρατου Ξηρας και 
του Πολεμικου Ναυτικου παρεμειναν στασιμες.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:20 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:47 

Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο πιο ευνοϊκές ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης προαγωγής
στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται -εν μέρει- στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
χρονικό κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 28 έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 34 έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευτούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).
Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν 
μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε προς συζήτηση στο Κοινοβούλιο, ούτε να 
περιοριστεί μόνο με βάση συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 
1994-1995) και αναπαράγονται τον τελευταίο χρόνο, ίσως από άγνοια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν 
είναι συναδελφικό να μπαίνουν αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να 
επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων 
Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού 
και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να 
επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. 
Ψηφοθηρικές πρωτοβουλίες στη λογική του ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν 
ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους συναδέλφους.
Η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που αποκλείει από
τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 το σύνολο των αποφοίτων Α.Σ.Σ.Υ, αν όχι τότε τουλάχιστον για όσους 
κατατάχθηκαν μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά κατά προτίμηση και τις επόμενες. Η 
εισαγωγή στις σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα 
βάσεις εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο).
Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη συνεννόηση για να εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που 
εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10 (καταταγέντες από 01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν 
συνολικές λύσεις στα προβλήματα του ν.3883/10. Με τακτικές διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή 
δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που απαιτείται να γίνουν πρέπει να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη 
μέγιστη δυνατή συναίνεση για να είναι αποτελεσματικές. Είναι σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως
διεκδικήσεων να είμαστε πειθαρχημένοι, στη βάση μιας ενιαίας, κοινής στρατηγικής.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς
την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την 
εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά 
της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
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αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο 
Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την 
ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια 
δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να 
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 
ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις 
που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο 
διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα 
χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της 
οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των 
ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως 
ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη 
σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με 
βαθμό Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και 
εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού
και αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς 
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με 
τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού
προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους 
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Αξιωματικός Τάξης ’96

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:35 

Ευχαριστούμε τον κο ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών 
προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Έτσι αποκαθίσταται οριστικά η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:11 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, 
αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Ευχαριστούμε.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:54 

ΤΟ ΆΡΘΡΟ ΚΙΝΕΊΤΑΙ ΣΕ ΣΩΣΤΗ ΒΑΣΗ, ΚΑΘΟΤΙ ΕΠΙΛΥΕΙ ΧΡΟΝΙΕΣ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΕΣ ΣΤΡΕΒΛΏΣΕΙΣ, ΠΟΥ 
ΔΙΑΤΑΡΆΣΣΟΥΝ ΤΗΝ ΙΕΡΑΡΧΙΑ ΤΩΝ Ε.Δ.
ΠΡΟΤΡΕΠΩ ΤΙΣ ΕΠΟΜΕΝΕΣ ΣΕΙΡΈΣ ΝΑ ΔΙΕΚΔΙΚΟΎΝ ΤΟ ΑΊΤΗΜΑ ΤΟΥΣ ΜΕΣΩ ΤΩΝ ΘΕΣΜΙΚΏΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 
ΕΚΠΡΟΣΩΠΗΣΗΣ ΜΑΣ ΣΤΗΝ ΠΟΛΙΤΙΚΉ ΗΓΕΣΙΑ! & ΝΑ ΜΗ ΣΤΡΈΦΟΝΤΑΙ ΣΤΕΛΈΧΗ ΤΟΥΣ, ΚΑΤΑ ΤΩΝ ΣΥΝΑΔΈΛΦΩΝ 
ΤΟΥΣ, ΤΩΝ ΣΕΙΡΏΝ ΠΡΟΣ ΡΥΘΜΙΣΗ.

ΜΕ ΕΚΤΊΜΗΣΗ! ΣΤΗ ΠΟΛΙΤΙΚΉ ΗΓΕΣΙΑ ΤΟΥ ΥΕΘΑ! & ΤΟ ΕΠΙΤΕΛΕΙΟ! ΤΟΥ Κου ΥΠΟΥΡΓΟΥ!
ΚΑΘΩΣ & ΣΤΗ ΠΟΜΕΝΣ!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:03 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
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συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:10 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ 91.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

Ευελπιστώ το επιτελείο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσει τα εύλογα 
ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να ικανοποιήσει τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις 
ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία. Θεωρώ ότι από 
την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες μηνύματα υπάρχει η ίδια άποψη και ευκόλως διαπιστώνεται η 
νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να πράξει ορθώς και 
να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές στο επίμαχο Άρθρο 53.Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως 
συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι κατ’εμέ η μοναδική λύση που θα επιφέρει την ηρεμία και 
το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 

Θα ήθελα να εκφράσω τα ειλικρινή συγχαρητήρια εκ μέρους των xili;advn συναδέλφων και των οικογενειών 
τους, για την νομοθετική σας πρωτοβουλία που επιλύει οριστικά μια άδικη και άνιση μεταχείριση μεταξύ των 
αποφοίτων παλαιότερων τάξεων ΑΣΣΥ που είχε σταματήσει αναίτια στους εισαχθέντες το 1990.Επιτέλους 
δόθηκε η λύση μετά από μεγάλη προσμονή .
Το Στρατιωτικό προσωπικό θα συνεχίσει με τον ίδιο ζήλο τις προσπάθειες του
Σας ευχαριστούμε θερμά !!!
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:45 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και για το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. 
Περιμένουμε και την ψήφισή του στην Βουλή . Οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 δικαίως παραμένουν οι 
μεταβατικές σειρές του ν.3883/2010 και αδίκως διαμαρτύρονται.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:12 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:27 

Επιτέλους αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού 
ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Θα ήθελα να εκφράσω τα ειλικρινή συγχαρητήρια εκ μέρους των xili;advn συναδέλφων και των οικογενειών 
τους, για την νομοθετική σας πρωτοβουλία που επιλύει οριστικά μια άδικη και άνιση μεταχείριση μεταξύ των 
αποφοίτων παλαιότερων τάξεων ΑΣΣΥ που είχε σταματήσει αναίτια στους εισαχθέντες το 1990.Επιτέλους 
δόθηκε η λύση μετά από μεγάλη προσμονή .
Το Στρατιωτικό προσωπικό θα συνεχίσει άκνοα τις προσπάθειες του
Σας ευχαριστούμε θερμά !!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια
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αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και για το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. 
Περιμένουμε και την ψήφισή του στην Βουλή . Οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 δικαίως παραμένουν οι 
μεταβατικές σειρές του ν.3883/2010 και αδίκως διαμαρτύρονται.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:29 

Επιτέλους αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού 
ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:14

Επιτέλους μια κυβέρνηση που δικαίως αποκαθιστά οριστικά τη μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού 
ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Ευχαριστούμε Κύριε 
Υπουργέ !!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:14 

Επιτέλους μια κυβέρνηση που δικαίως αποκαθιστά οριστικά τη μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού 
ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Ευχαριστούμε Κύριε 
Υπουργέ !!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:48 

20 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 | Α. ΒαλασέληςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
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καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:23 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε γιατί με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, 
των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο
αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και για το περί 
Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Περιμένουμε και την ψήφισή του στην Βουλή . Για τις σειρές 
καταταγέντων 1994-1995 δικαίως παραμένουν οι μεταβατικές σειρές του ν.3883/2010 και κάκιστα εκβιάζουν με
ψεύδη, ανυπόστατα και ψηφοθηρικά.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:36 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να υπάρχει η διάθεση να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ΑΛΛΑ ΠΕΡΑ ΩΣ ΠΕΡΑ ΔΙΚΑΙΑ ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που έχουν πάρει τεράστιες διαστάσεις ήδη, μεσά σε ελάχιστες ημέρες διαβούλευσης.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;

Η εγκύκλιος εισαγωγής ακριβώς η ίδια. Η νομοθεσία ακριβώς η ίδια. Οι προοπτικές σταδιοδρομίας ακριβώς οι 
ίδιες. Όπως και οι συνθήκες του συνταξιοδοτικού οι ίδιες. Προς τι η διαφοροποίηση ;;; Τι αποσκοπεί όλο 
αυτό ;;;

Αν έχει νόημα η διαβούλευση, έχουμε την απαίτηση ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ να εξετάσει το θέμα ουσιαστικά
και ΝΑ ΠΑΡΕΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ βασιζόμενη στο νόμιμο, το ηθικό, το δίκαιο. Ειδικά το ηθικό νομίζω ότι έχει χαθεί από
πολλούς αχολιαστές εδώ μέσα.

Υ.Γ. Η προσφυγή αγαπητέ συνέδελφε, απαιτεί να προαχθείς στον βαθμό Λοχαγού ~ Υποπλοιάρχου ~ Σμηναγού.
Τάδε έφη το δικηγορικό γραφείο, όπερ και εγένετο. Σε καμία περίπτωση δεν ζητάει κανένας να αποσυρθεί το 
νομοσχέδιο. Είμαστε μαζί με τις Σειρές 91, 92 και 93 στο 100%. Απλά η Σειρά 1994 βάζουμε μέσα σε αυτό και 
την επόμενη Σειρά του 1995 σκεπτόμενοι το δίκαιο, το νόμιμο, το ηθικό. Μιλάμε για το ποιος πρέπει, οφείλει, 
απαιτεί, έχει δικαίωμα να συμπεριλαμβάνεται σε νόμο του 1996. Το ξαναλέω. Σε νόμο του 1996. Και θεωρούμε 
δίκαιο και μεταβατική περίοδο για τις επόμενες Σειρές.
Καλημέρα σε όλους, καλή συνέχεια.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος.
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Κύριε Υπουργέ και επιτελείς του, δώστε βάση στην κάτωθι αδικία που έχουν υποστεί άξια στελέχη 
προελεύσεως ΑΣΣΥ:

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς
την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την 
εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά 
της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο 
Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την 
ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια 
δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να 
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 
ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις 
που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο 
διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα 
χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της 
οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των 
ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως 
ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη 
σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με 
βαθμό Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και 
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εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού
και αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς 
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με 
τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού
προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους 
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.Με εκτίμηση
Τάξη 1996
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.

Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
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Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:27  

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.

Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.

Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
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καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.

Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.

Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.

Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση. 4
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Επιτέλους αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία του βαθμολογικού 
ζητήματος που υπέστησαν οι Αξκοί οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:31  

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:32 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
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Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύση.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:17

Απολύτως νόμιμο και δίκαιο αιτημα.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:35 

Πολύ σωστά επιλύετε το βαθμολογικο ζητήμα των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ οι οποίοι κατατάχθηκαν
κατά τα έτη 1991-92-93.
Κρίνεται σκόπιμο όμως να τονιστεί ότι, τα στελέχη που κατατάχθηκαν το 1994 και μετά, είναι απόφοιτοι των 
ιδιων Σχολών (ΑΣΣΥ) και αξίζουν ίσης μεταχείρισης ως στελέχη των ΕΔ με ίσες υποχρεώσεις..

Mε εκτίμηση και σεβασμό…

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα στους καταταγέντες του 1994 και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς 
εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας και επισημαίνουμε τα εξής:

Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.

Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.

Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας !!! 
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Πόσο μάλλον, όταν ακόμα εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο 
διοίκησης!!!

Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.

Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.

Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ..
Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του Αιόλου για 
περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε την 
παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παιχνίδια ότι τάχα δόθηκε λύσ.
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Κυριε υπουργέ ,οι αποφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι 
Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση.
Διαφαίνεται ότι δύνανται όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: 
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 07:49 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή
κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την
εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η
επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως
περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες
σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10,
με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ,
μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν
ήδη γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της
λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός
ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς
αποκατάσταση. Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία
μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και
δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ
ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996
(κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές
1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ,
που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των
αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο
κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την
εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και
χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί
μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής
παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη,
με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να
χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την
προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι
αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο:
Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να
αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και
στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να
αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά,
χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια
που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα ,
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο,

προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων
δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και
1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να
συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού
αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα
δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος
εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο
τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της
αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των
Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12)
ολόκληρων ετών.
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Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται,
την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του
Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε
μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας,
την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα
επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών,
συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το
ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 21 Δεκεμβρίου 2022, 07:01 

Ευελπιστώ το επιτελείο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσει τα εύλογα 
ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να ικανοποιήσει τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις 
ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία.

Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες μηνύματα υπάρχει η ίδια αποψη και ευκόλως 
διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να 
πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές στο επίμαχο Άρθρο 53.

Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι κατ’εμέ η 
μοναδική λύση που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 07:27 

Έχοντας ως γνώμονα τη διαρκή μέριμνα για το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων (ΕΔ), και εν προκειμένω 
του Πολεμικού Ναυτικού (ΠΝ), το ΥΠΕΘΑ εντός του πλαισίου των αρμοδιοτήτων του καταβάλλει κάθε δυνατή 
προσπάθεια για την αντιμετώπιση των ζητημάτων των στελεχών, συνεργαζόμενο με τα τυχόν συναρμόδια 
Υπουργεία, ιδιαιτέρως μάλιστα με τα αντίστοιχα των Οικονομικών και Εργασίας & Κοινωνικών Υποθέσεων.

Το ΥΠΕΘΑ αναγνωρίζει πλήρως την ιδιαιτερότητα των συνθηκών εργασίας και της φύσης του έργου των 
στελεχών του Πολεμικού Ναυτικού, και ιδιαιτέρα των υπηρετούντων στα πολεμικά πλοία, μία σύνθετη πολεμική
μονάδα, η λειτουργία και η δράση της οποίας δεν περιορίζεται μόνο κατά το χρόνο που επιχειρεί, αλλά 
συνεπιφέρει την ανάγκη συνεχούς διατήρησης ετοιμότητας / επιφυλακής, όπως και μακράς απουσίας των 
πληρωμάτων από τη φρουρά / τόπο προτίμησής τους.

Επιπλέον, αποτελεί διαρκή επιδίωξη του Πολεμικού Ναυτικού η δημιουργία κλίματος εργασιακής ασφάλειας και
η διατήρηση του οράματος στα στελέχη, με σκοπό την επαγγελματική τους ικανοποίηση και την παροχή 
κινήτρων για βελτίωση της απόδοσής τους. Καθ’ οιονδήποτε τρόπο όμως, δεν υφίσταται σύνδεση της 
υπέρβασης του ωραρίου εργασίας με την σταδιοδρομική εξέλιξη των στελεχών.

Η κοινή αντίληψη και η επιβεβαίωση του περί δικαίου αισθήματος, καθώς και η αποτύπωση της 
επαγγελματικής ικανοποίησης των στελεχών του Πολεμικού Ναυτικού, αποτελούν ύψιστη προτεραιότητα για το
ΠΝ και στο πλαίσιο αυτό υφίστανται θεσμοθετημένες διαδικασίες για την προστασία και διασφάλιση των 
στελεχών.

Αξιότιμες Κυρίες & Αξιότιμοι Κύριοι Βουλευτές του Ελληνικού Κοινοβουλίου τα παραπάνω λόγια δίνουν την 
απάντηση, δίνουν την λύση ΚΑΙ ΔΙΑΜΟΡΦΩΝΟΥΝ ΤΗΝ ΤΕΛΙΚΗ ΜΟΡΦΗ ΠΟΥ ΟΦΕΙΛΕΙ ΝΑ ΕΧΕΙ ΤΟ ΤΕΛΙΚΟ ΣΧΕΔΙΟ 
ΝΟΜΟΥ.

Συνεπώς:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996 – 
1997 (κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
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Τώρα που στέρεψαν τα συγχαρητήρια θα παρακαλούσα να γίνει μια σε βάθος μελέτη και τροποποίηση του 
άρθρου 53 από την επιτελική ομάδα του κυρίου υπουργού ώστε να απεγκλωβιστούν επιτελους ολες οι σειρές 
ΑΣΣΥ ΑΠΟ αυτόν τον περιβόητο νόμο 3883…
Ευχαριστώ πολύ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:40 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:53 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
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προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:58 

Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:47 

Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:14 

Προτείνω τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως 
ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:29 

Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι. Την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:37 

Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο μία ακόμη αποκατάσταση που αφορά την «Βαθμολογική και 
μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων», η οποία έχει υποβληθεί τεκμηριωμένα και 
εμπεριστατωμένα με επιχειρήματα από την ΠΟΜΕΝΣ, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, ως οι μόνοι που 
παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων κατηγοριών
Συναφώς προτείνονται τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:46 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:55 
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Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και για το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. 
Περιμένουμε και την ψήφισή του στην Βουλή . Οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 δικαίως παραμένουν οι 
μεταβατικές σειρές του ν.3883/2010 .

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:38 

Δίκαιο το άρθρο αλλά ελλειπής…..

Να προστεθούν όλες οι προτάσεις – τροπολογίες που έχει καταθέσει η ΠΟΜΕΝΣ, η νόμιμη εκπρόσωπος των 
εν’ενέργεια στρατιωτικών….

https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:38 

Αξιότιμε κ Υπουργέ,

μέσω της θεσμικής μας εκπροσώπησης ΠΟΜΕΝΣ σας έχουν κατατεθεί συγκεκριμένες προτάσεις και τροπολογίες
για τις βαθμολογικές αδικίες των ΑΣΣΥ.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis

Ευκαιρία είναι με το παρόν σχέδιο νόμου και το συγκεκριμένο άρθρο να επιλυθούν όλα και να ηρεμήσει μια 
μεγάλη κατηγορία Αξκών.

Στηριζόμαστε στην αγάπη που τρέφεται προς τις Ένοπλες Δυνάμεις της Χώρας και τα στελέχη που υπηρετούν 
καθημερινά την Πατρίδα…..
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ΘΕΜΑ: Βαθμολογική Εξέλιξη Αξιωματικών Αποφοίτων ΑΣΣΥ Καταταγέντων το έτος 1994 (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ)
Σε συνέχεια προωθούμενης ρυθμιστικής διάταξης για θέματα Αξιωματικών Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) 
καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995), παρακαλούμε όπως το ζήτημα της 
βαθμολογικής εξέλιξης, εξετασθεί ώστε να περιλαμβάνει και τα στελέχη της τάξης 1996, με την ένταξη τους 
στις διατάξεις της επικείμενης τροποποιητικής ρύθμισης στο Σχέδιο Νόμου, καθότι τα υπόψη στελέχη 
καταταγέντων το έτος 1994 (τάξη 1996) δεν διαφοροποιούνται ως προς την βαθμολογική τους εξέλιξη, 
σύμφωνα με τον Ν.3883/2010, καθώς και ως προς ασφαλιστικά – συνταξιοδοτικά τους δικαιώματα σύμφωνα με
τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) από τα στελέχη των τάξεων 1993 έως 1995.
Χαρακτηριστικά με το άρθρο 22 §4 του Ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα και σε κάθε περίπτωση η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις 
των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους 
προαγωγής καταληκτικούς και αποστρατευτικούς βαθμούς κλπ.
Παρακαλούμε όπως αξιολογήσετε τα ανωτέρω, με γνώμονα την αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής 
ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ τάξεως 1996 (απόφοιτοι τάξεως 1995 θα προάγονται ως 
Ανώτεροι Αξιωματικοί τουλάχιστον κατά τέσσερα έτη νωρίτερα της επόμενης τάξης 1996) ώστε να 
ακολουθήσουν τους παλαιότερους από αυτούς αποφοίτους, ως οφείλεται βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης
για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του 
απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων (διαφαινόμενη 
αδικία στην υπηρεσιακή και βαθμολογική εξέλιξη), δεδομένου ότι μέχρι και οι τελευταίοι (τάξεις 1991 έως 
1993) εισήλθαν και προάγονται αφ’ εξής, στις τάξεις των Αξιωματικών με τον ίδιο κοινό Νόμο, δηλαδή τον 
Ν.3883/10.
ΜΕ ΕΚΤΙΜΗΣΗ
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Έπραξε σωστά ο Κος ΥΕΘΑ, όσο και η επιτελική του ομάδα που εισηγήθηκε την πρόταση αποκατάστασης 
αδικίων τριών σειρών από όλα τα σώματα των ΕΔ . Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικο 
ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν 
τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξιωματικοί , όσο και 
για το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Οσο για τις τάξεις καταταγέντων 1994-1995 ουδεποτε 
υπήρξε κάποιο παράπονο στο παρελθόν για το βαθμολογικό , μέχρι την στιγμή που βγήκε σε διαβούλευση το 
παρόν νομοσχέδιο για την αποκατάσταση σειρών 1991-92-93. Όπως επίσης δεν παραπονούνται σήμερα και οι 
σειρές καταταγέντων του 1996-97-98-99 για το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο , έτσι και οι σειρές καταταγέντων 
1994-1995 ουδέποτε δεν είχαν εκφράσει τέτοια ανησυχία στο παρελθόν όταν οι σειρές 1991-1992-1993 
ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν . Οι ξαφνικές αντιδράσεις 
τους , δημιουργούν περίεργες σκέψεις στον καθένα μας με σκοπό ίσως να ζητεί μία μικρή μερίδα στελεχών μην
περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους . Αυτή η Κυβέρνηση έχει δείξει να μην απειλείται από 
κανέναν που έχει διαφορετική άποψη και να παραμένει σταθερή στις απόψεις της . Άλλωστε η Δημοκρατία 
είναι των πολλών και όχι των λίγων. Ευελπιστούμε και στην Υπερψήφισή του απο την ολομέλεια του 
Κοινοβουλίου .
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ε Υπουργέ,Ως καταταγέντας του 1997 (Τάξη 1999) στη ΣΤΥΑ θεωρώ το ν.3883/10 έναν άδικο νόμο για τους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ. Έχοντας υποστεί βαθμολογική και μισθολογική υποβάθμιση, έχετε την ευκαιρία να 
αποκαταστήσετε μια κατάφωρη αδικία αλλά με έκπληξή μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις 
Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου υπόκειται ακριβώς στο ίδιο νομικό πλαίσιο αλλά δυστυχώς την αφήνεται εκτός. 
Εισερχόμενοι στις τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων συναινέσαμε σε μια εγκύκλιο σύμφωνα με την οποία 
καταληκτικός βαθμός ήταν αυτός του Σμηνάρχου.Με την εφαρμογή του νόμου στερούμαστε 2 βαθμούς και 
έρχεται σε αντίθεση με τα κριτήρια εισαγωγής σε ΑΣΣΥ τα οποία προϋπόθεταν διαγραφή από ΑΕΙ σε όσους ήταν
επιτυχόντες. Το ΠΕΡΙ ΔΙΚΑΙΟΥ ΑΙΣΘΗΜΑ ΑΓΝΟΕΙΤΑΙ. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση; Μπορείτε να μας εξηγήσετε:
α) ποια η διαφορά στους παραπάνω καταταγέντες; β) ποιος ο νόμος που ξεχωρίζει τους παραπάνω 
συναδέλφους;Με εκτίμηση,
Αξιωματικός ΑΣΣΥ ΣΤΥΑ Σειρά:1997 (ΣΤΥΑ Τάξη 1999)
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Αν ο σκοπός του νομοσχεδίου ήταν ο διαχωρισμός όλων των αξιωματικών σε ομαδες προς επίλυση διαφορών 
σε θέματα προέλευσης – ικανοποίησης αιτημάτων ή συνέχισης παραπόνων με ταυτόχρονη τη δημιουργία νέων 
θεμάτων προς επίλυση, τότε θεωρώ πως δεν υπήρχε λογος να το θέσετε σε δημόσια ηλεκτρονική διαβούλευση.
Από τη στιγμή που υπάρχουν τόσα διαφορετικά αιτήματα, με ποιο κριτήριο θα αποφασίσετε τη σειρά στην 
προτεραιότητα και σημαντικότητα τους; Πολλά μπορώ να σχολιάσω, αλλά θα είναι περί των πολιτικών 
ενεργειών 10ετιων όπου αποκλειστικά υπεύθυνοι είστε πάλι όλοι εσεις. Δεν είναι λογική να βγει ένας νόμος και
άλλοι να είναι ικανοποιημένοι και άλλοι όχι, εφόσον είναι λογικά όλα τα αιτήματα. Κράτος δικαίου είστε. 
Ψηφίστε το δίκαιο λοιπόν. Το δίκαιο για όλους και για την κάθε κατηγορία ξεχωριστά. Με αυτό το νομοσχέδιο 
όλοι αυτοί που λένε μπράβο κ. Υπουργέ, θα φώναζαν το αντίθετο εάν ήταν μια τάξη πιο μικροί και το 
αντίστροφο βεβαίως. Για τους ΕΥ απο ΑΣΣΥ δεν ενδιαφέρεται κανεις, εκτός και αν αύριο νοσήσει και τότε θα 
είναι στα κάγκελα για το βαθμό του υπλγου. Ο καθένας για τον εαυτό του, επιβεβαιώνεται. Ο διχασμός του 
Έλληνα βρίσκεται παντού. Ντροπή το νομοσχέδιο, ντροπη και όλοι εδώ. Διευκολύνετε την κατάσταση κυριοι. 
Μπραβο!
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Θα ήθελα να εκφράσω τα ειλικρινή συγχαρητήρια εκ μέρους όλων των συναδέλφων για την νομοθετική σας 
πρωτοβουλία που επιλύει οριστικά μια άδικη και άνιση μεταχείριση μεταξύ των αποφοίτων παλαιότερων 
τάξεων ΑΣΣΥ που είχε σταματήσει αναίτια στους εισαχθέντες το 1990.Επιτέλους δόθηκε η λύση μετά από 
μεγάλη προσμονή .
Το Στρατιωτικό προσωπικό θα συνεχίσει άκνοα τις προσπάθειες του
Σας ευχαριστώ
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Συγχαρητήρια για την λύση που επιτέλους δώσατε στην κατάφορη αδικία τόσων ετών για τις τάξεις 93-94-
95.Συγχαρητήρια και πάλι!
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Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
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υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:41 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:50 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.
2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
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Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:15 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:56 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:23 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
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4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:02 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.

2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.

3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».

4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.

5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.

6. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και 
τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 (συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 
και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των 
απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική 
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
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μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Κύριε Υπουργέ,
Θα ήθελα να σας υποβάλλω τα σχόλια την αντίθεσή μου σχετικά με το άρθρο 53 του παρόντος ν/σ.
Με το παρόν ν/σ γίνετε μία απίστευτη διάκριση μεταξύ των στελεχών και των 3 κλάδων των ΕΔ προεχόμενων 
από ΑΣΣΥ. Συγκεκριμένα:
Α. Σύμφωνα με το άρθρο 53 του παρόντος οι καταταγέντες Αξκοί μέχρι το έτος 1993 (τάξη 1995) προάγονται 
στον βαθμό του Τχη με την συμπλήρωση 30 ετών υπηρεσίας. Οι λοιποί Αξκοί προερχόμενοι από ΑΣΣΥ 
ακολουθούν τις διατάξεις του ν.3883/2010 ήτοι προαγωγή στον βαθμό του Τχη στα 34 έτη υπηρεσίας , πράγμα 
που σημαίνει ότι για 4 χρόνια δεν θα προαχθεί ΚΑΝΕΝΑΣ Λοχαγός (και αντίστοιχοι) προερχόμενος από ΑΣΣΥ! 
Αξκοί με 1 χρόνο διαφορά στην εισαγωγή τους στη Στρατιωτική Σχολή θα έχουν 4 χρόνια διαφορά στον βαθμό 
(τάξη 1995 με τάξη 1996). Να προσθέσω ότι το παρόν άρθρο δημιουργεί δυσαρέσκεια στα στελέχη των ΕΔ διότι
καταταγέντες Αξκοί το έτος 1993 (τάξη 1995) που αναγράφονται στο παρόν άρθρο εισήλθαν στην Στρατιωτική 
Σχολή με την ίδια εγκύκλιο που εισήλθαν και οι Αξκοι του 1998!
Β. Οι μαθητές των ΑΣΣΥ από το έτος 1992 και μετά μπορούν να εισαχθούν μόνο μέσω Πανελλαδικών 
εξετάσεων, πράγμα που σημαίνει αλματώδη αύξηση του μορφωτικού επιπέδου των στελεχών των ΕΔ. Μέχρι 
στιγμής, μαζί και με το παρόν ν/σ, επιβραβεύονται και προάγονται στο βαθμό του Τχη στα 30 χρόνια 
υπηρεσίας, οι τάξεις άνευ Πανελλαδικών εξετάσεων (καταταγέντες έως το έτος 1991) μαζί και οι τάξεις 1994- 
1995 (καταταγέντες μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων τα έτη 1992- 1993). Οι νεότεροι Αξκοί θεωρούν ότι 
τιμωρούνται παρόλο που εισήλθαν στην ίδια Στρατιωτική Σχολή με την ίδια εγκύκλιο.
Γ. Σε άλλο άρθρο του παρόντος ν/σ αναφέρεται ότι οι προερχόμενοι από τον θεσμό ΕΜΘ υπηρετούν μέχρι το 
βαθμό του Υπλγού και αποστρατεύονται ως Λγοι, δηλαδή ένα βαθμό διαφορά με τους προερχόμενους Αξκούς 
από ΑΣΣΥ οι οποίοι μόχθησαν ως παιδιά για τις Πανελλαδικές εξετάσεις και μόχθησαν ως μαθητές στις 
Στρατιωτικές Σχολές 2 ή 3 χρόνια για να κερδίσουν στην ουσία 1 βαθμό!!!!! Να υπενθυμίσω ότι στους 
προερχόμενους από τον θεσμό ΕΜΘ δόθηκαν επιπλέον 2 βαθμοί οι οποίοι δεν υπήρχαν σε καμία εγκύκλιο ή ν/σ
κατά την εισαγωγή τους στις ΕΔ και χωρίς να έχουν φοιτήσει σε ΑΣΣΥ! Επιπλέον να υπενθυμίσω ότι οι 
Εθελόντριες του ν. 445/1974 (θήλυ προσωπικό) έφτασαν στο βαθμό του Τχη, (επιπλέον 4 βαθμοί!) χωρίς να 
υπάρχει σε καμία εγκύκλιο ή ν/σ κατά την εισαγωγή τους στις ΕΔ και χωρίς να έχουν φοιτήσει σε ΑΣΣΥ! Όλα τα
παραπάνω συνιστούν μία πραγματική ισοπέδωση βαθμολογική, ηθική και ψυχολογική σε όλους τους 
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προερχόμενους από ΑΣΣΥ από το έτος 1994 και μετά.
Δ. Δεδομένου λοιπόν ότι ο σκοπός του νόμου είναι η “Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων” 
βάση δε των ανωτέρω επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξκών 
αποφοίτων ΑΣΣΥ καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα 
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, προτείνω την ενσωμάτωση και των επόμενων Αξκών ΑΣΣΥ στην εν λόγω 
τροποποίηση του άρθρου 37.
Με εκτίμηση.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:16 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:25 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:42 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:29 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:52 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
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αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:02 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:19 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

1545 

1548



 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
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νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:10 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:00 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:37 

Συνολικη ρυθμιση για ολες τισ σειρες ΑΣΣΥ και οχι μονο για τις 91-93.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:38 
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ 92

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:28 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ:1997

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:29 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:33 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:07 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
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υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:11 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 

1550 

1553



περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:27 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
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πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:13 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
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δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:01 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
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τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
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1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
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1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:34 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 

1556 

1559



τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:02 

Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.

Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο πιο ευνοϊκές ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης προαγωγής
στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται -εν μέρει- στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
χρονικό κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 28 έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 34 έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευτούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).

Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν 
μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε προς συζήτηση στο Κοινοβούλιο, ούτε να 
περιοριστεί μόνο με βάση συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 
1994-1995) και αναπαράγονται τον τελευταίο χρόνο, ίσως από άγνοια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν 
είναι συναδελφικό να μπαίνουν αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να 
επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων 
Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού 
και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να 
επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο.

Η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που αποκλείει από
τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 το σύνολο των αποφοίτων Α.Σ.Σ.Υ, αν όχι τότε τουλάχιστον για όσους 
κατατάχθηκαν μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά κατά προτίμηση και τις επόμενες. Η 
εισαγωγή στις σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα 
βάσεις εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο 
ασφαλιστικό καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην 
ίδια ακριβώς μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους 
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κατατάχθηκαν μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής 
αποκατάσταση. Δεν είναι δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, 
με βάση τις διασυνδέσεις. Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο 
δυνατά» την κατάλληλη στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη 
συνεννόηση για να εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10
(καταταγέντες από 01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του 
ν.3883/10. Με τακτικές διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που 
απαιτείται να γίνουν πρέπει να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να 
είναι αποτελεσματικές. Είναι σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε 
πειθαρχημένοι, στη βάση μιας ενιαίας, κοινής στρατηγικής.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 

Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών. Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 -1997! (κατάταξης 1994 -1995!) οι οποίοι 
εισήχθησαν στο Σώμα των Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 
1994 -1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ 
περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την 
προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις 
διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 
δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 
1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση
των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί 
το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 -1995!(τάξη 1996-
1997!) που θίγονται πρώτες, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής ( 1994) και δύο χρόνια ( 1995) στις σχολές
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.Ταυτόχρονα σε περίπτωση 
συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 
(τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου και 
αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 – 1995 και εντεύθεν, στα 35 
χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και αντίστοιχων, 
δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά
δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της 
διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον 
Αξιωματικοί της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, 
στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της 
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας….σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995)!!.
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής)!!.Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
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προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες!!! που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική 
ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την 
πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-
παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα 
καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα!.Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της 
χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα 
προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των 
υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξιωματικός 16 ΣΜΥΝ ,ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ:1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:33 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:29 

Κύριε Υπουργέ ,

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
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Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:10 

Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών προέλευσης Α.Σ.Σ.Υ καθορίζεται από τις διατάξεις των ν.2439/96 και 
ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και 
μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες 
μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες 
καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 
85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο πιο ευνοϊκές ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης προαγωγής
στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται -εν μέρει- στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
χρονικό κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 28 έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, 
αντί 34 έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευτούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).
Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν 
μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε προς συζήτηση στο Κοινοβούλιο, ούτε να 
περιοριστεί μόνο με βάση συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 
1994-1995) και αναπαράγονται τον τελευταίο χρόνο, ίσως από άγνοια περί του υφιστάμενου πλαισίου και είναι 
εντελώς απαράδεκτο. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα 
μας. Δεν μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε 
βάρος των επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του 
ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και 
πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή 
συνδικαλιστικά αναγκαίο. Ψηφοθηρικές πρωτοβουλίες στη λογική του ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις,
δημιουργούν ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους συναδέλφους.
Η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που αποκλείει από
τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 το σύνολο των αποφοίτων Α.Σ.Σ.Υ, αν όχι τότε τουλάχιστον για όσους 
κατατάχθηκαν μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά κατά προτίμηση και τις επόμενες. Η 
εισαγωγή στις σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα 
βάσεις εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο 
ασφαλιστικό καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην 

1560 

1563



ίδια ακριβώς μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους 
κατατάχθηκαν μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής 
αποκατάσταση. Δεν είναι δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, 
με βάση τις διασυνδέσεις. Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο 
δυνατά» την κατάλληλη στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη 
συνεννόηση για να εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10
(καταταγέντες από 01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του 
ν.3883/10. Με τακτικές διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που 
απαιτείται να γίνουν πρέπει να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να 
είναι αποτελεσματικές. Είναι σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε 
πειθαρχημένοι, στη βάση μιας ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι 
πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, μπορεί να προχωρήσει και να σταθεί μια τέτοια ρύθμιση;

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:00 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
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Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:38 
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

1563 

1566



 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:32 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.
2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν Σχέδιο 
Νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης εκ 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 
279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής υπηρεσίας, και βάσει του 
ν.2439/1996, δεκατρία (13) έτη χρόνου υπηρεσίας ως μόνιμου αξιωματικού από την ημερομηνία κατάταξής 
τους. Για τους αξιωματικούς, που θα αποκτήσουν δικαίωμα βαθμολογικής προαγωγής δεν χρήζει αναδρομικής 
καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:08

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ, η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από 
Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους 
προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων 
Αξιωματικών, μέχρι στις 31-12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 
τέθηκαν σε εφαρμογή οι νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό 
του Ανθυπολοχαγού, μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή 
τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ 
τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο πιο ευνοϊκές 
ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης προαγωγής στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο 
νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται 
-εν μέρει- στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του 
Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό χρονικό κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26
έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 28 έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 
έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 34 έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή 
αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα επιλέξουν να αποστρατευτούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 
συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του 
ν.2439/96).Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να
γίνει πιο ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που 
πρέπει να γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να συμπεριλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που 
κατατάχθηκαν μέχρι 31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε προς συζήτηση στο Κοινοβούλιο,
ούτε να περιοριστεί μόνο με βάση συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι 
(Σειρές/Τάξεις 1994-1995) και αναπαράγονται τον τελευταίο χρόνο, ίσως από άγνοια περί του υφιστάμενου 
πλαισίου. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν 
μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των 
επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι 
έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά 
ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά
αναγκαίο. Ψηφοθηρικές πρωτοβουλίες στη λογική του ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν 
ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους συναδέλφους.
Η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που αποκλείει από
τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 το σύνολο των αποφοίτων Α.Σ.Σ.Υ, αν όχι τότε τουλάχιστον για όσους 
κατατάχθηκαν μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά κατά προτίμηση και τις επόμενες. Η 
εισαγωγή στις σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα 
βάσεις εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο 
ασφαλιστικό καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην 
ίδια ακριβώς μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους 
κατατάχθηκαν μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής 
αποκατάσταση. Δεν είναι δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, 
με βάση τις διασυνδέσεις. Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο 
δυνατά» την κατάλληλη στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη 
συνεννόηση για να εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10
(καταταγέντες από 01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του 
ν.3883/10. Με τακτικές διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που 
απαιτείται να γίνουν πρέπει να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να 
είναι αποτελεσματικές. Είναι σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε 
πειθαρχημένοι, στη βάση μιας ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι 
πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, μπορεί να προχωρήσει και να σταθεί μια τέτοια ρύθμιση;
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
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κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
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οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:35  

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν Σχέδιο 
Νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης εκ 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 
279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής υπηρεσίας, και βάσει του 
ν.2439/1996, δεκατρία (13) έτη χρόνου υπηρεσίας ως μόνιμου αξιωματικού από την ημερομηνία κατάταξής 
τους. Για τους αξιωματικούς, που θα αποκτήσουν δικαίωμα βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:07 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:59   

 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,

για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:23   

 

16 Δεκεμβρίου 2022, 16:23   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν Σχέδιο 
Νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης εκ 
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μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 
279), οι οποίοι μέχρι τις 31.12.2014 συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής υπηρεσίας, και βάσει του 
ν.2439/1996, δεκατρία (13) έτη χρόνου υπηρεσίας ως μόνιμου αξιωματικού από την ημερομηνία κατάταξής 
τους. Για τους αξιωματικούς, που θα αποκτήσουν δικαίωμα βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:13   

 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας,
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν προβαίνει σε λύση όμως για τους απόφοιτους των 
σχολών Υπαξιωματικών των ετών 1996, 1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων, έως την 
έκδοση του Ν.3883/2010.
Διότι η ισχύς του εν λόγω νόμου εφαρμόστηκε στα στελέχη κατά την διάρκεια της σταδιοδρομίας τους και όχι 
κατά την διαδικασία επιλογής της, επιλογή η οποία, μεταξύ άλλων, λάμβανε καθοριστικά υπόψιν τα 
αναγραφόμενα στην εγκύκλιο εισαγωγής τους στις τάξεις των Ε.Δ., όπου περιγραφόταν με σαφήνεια η 
βαθμολογική και κατ΄ επέκταση η μισθολογική και συνταξιοδοτική τους εξέλιξη.
Σημειώνεται ότι κατά την εφαρμογή του Ν.3883/2010 δημιουργήθηκαν δυο διαφορετικές ταχύτητες εξέλιξης 
των Αξκων προερχόμενων από ΑΣΣΥ (προ και μετά το 1993) οι οποίοι κατατάχθηκαν μέσω του ίδιου νομικού 
πλαισίου, αλλά διαχωρίζονταν πλέον, χωρίς να έχουν την δυνατότητα επιλογής, από ένα βαθμολογικό χάσμα 
τεσσάρων (4) χρόνων χωρίς καμία ουσιαστικά αιτιολόγηση και λογική.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μιας και αφενός διορθώνει τις 
ανισορροπίες που είχαν δημιουργηθεί μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1995, αφετέρου αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση, δημιουργώντας 
και διαιωνίζοντας έτσι, μια δεύτερη μεγαλύτερη ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ (τάξεις 1996 – 97 ΑΣΣΥ και εντεύθεν) στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία, προκαλεί αναταραχή
μεταξύ στελεχών και δημιουργεί αίσθημα αδικίας με ότι αυτό συνεπάγεται.
Επίσης κατά την εφαρμογή του Ν.3883/2010 και συγκεκριμένα στο άρθρο 23, επήρθε μια επιπλέον μεταβολή 
στον καταληκτικό βαθμό των Αξκων προερχομένων από ΑΣΣΥ στον βαθμό του Συνταγματάρχη – Πλοιάρχου – 
Σμηνάρχου εφόσον είναι κάτοχοι τίτλου σπουδών ΑΕΙ και Αντισυνταγματάρχη – Αντιπλοιάρχου – Αντισμήναρχου 
σε διαφορετική περίπτωση, κάτι το οποίο δεν ίσχυε κατά τις εγκυκλίους εισαγωγής των εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ
και τροποποιήθηκε ερήμην τους. Επισημαίνεται ότι πολλά στελέχη που εισήχθησαν μέσω του θεσμού των 
πανελληνίων και πανελλαδικών εξετάσεων στις ΑΣΣΥ ενώ ήταν ήδη εγγεγραμμένοι σε ΑΕΙ, διαγραφήκαν από 
αυτά, αν και οι σχολές ΑΣΣΥ δεν θεωρούνταν ότι ανήκαν στην τριτοβάθμια βαθμίδα εκπαίδευσης, χωρίς βέβαια
να μπορούν να γνωρίζουν για την αναγκαιότητα ενός τέτοιου πτυχίου για την μετέπειτα σταδιοδρομία τους. 
Αλλά ακόμα και στελέχη που αποκτήσαν τίτλο σπουδών ΑΕΙ στην μετέπειτα πορεία τους καλούνται να έχουν 
την ίδια εξελικτική πορεία με συναδέλφους τους που δεν συμπεριλαμβάνονται στον Ν.3883/2010 και άρα δεν 
έχουν τα ίδια προαπαιτούμενα, καταβάλλοντας επιπλέον κόπο για την ίδια ακριβώς βαθμολογική εξέλιξη. Η 
αδικία δε δίνεται ακόμα πιο μεγάλη για τα στελέχη που υπόκεινται στον παραπάνω νόμο χωρίς να είναι 
απόφοιτοι ΑΕΙ χάνοντας ουσιαστικά έναν καταληκτικό βαθμό, κάτι που σαφώς και δεν περιγραφόταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής τους.
Σε κάθε περίπτωση τα στελέχη των σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) μετά από 35 χρόνια, 
αποστρατεύονται με τον βαθμό Συνταγματάρχη – Πλοιάρχου – Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα,
ενώ στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, με 35 χρόνια υπηρεσίας και χρήση αναγνώρισης συντάξιμης 
πενταετίας, αποστρατεύονται με το βαθμό του Ταγματάρχη – Πλωτάρχη – Επισμηναγού, δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό και δίκαιο, να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε 
να συμπεριλάβει αρχικά και άμεσα, τους αποφοίτους ΑΣΣΥ 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια 
ακριβώς εγκύκλιο και βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 
1995 αλλά και η επαναξιολόγηση του, για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ που ακολουθούν, τους οποίους μεν, διέπουν 
νέοι νόμοι και δεδομένα αλλά ταυτόχρονα διαιωνίζεται η παραπάνω αδικία.
Οι Ένοπλες Δυνάμεις είναι ανέκαθεν, τόσο ισχυρές όσο οι άνθρωποι που τις αποτελούν. Το ανθρώπινο 
δυναμικό που επιλέγει να ενταχθεί ή βρίσκεται ήδη σε αυτές είναι εξαιρετικό όπως αυτό φαίνεται ενδεικτικά 
στις βάσεις εισαγωγής στις αντίστοιχες στρατιωτικές σχολές αλλά και στην συνεχή επιδίωξη για βελτίωση και 
εξέλιξη που διακρίνει και διέπει συνεχώς τα στελέχη. Αυτό απαιτεί υψηλό ηθικό, φρόνημα και πίστη στις αξίες 
και τα ιδανικά στα οποία γαλουχηθήκαμε και υπηρετούμε καθημερινά. Είναι λοιπόν ήσσονος σημασίας να 
επιλύονται αδικίες που αποπροσανατολίζουν το προσωπικό από την προσήλωση στο καθήκον αλλά επιπλέον 
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δημιουργούν χώρο για αισθήματα ανισότητας, αδικίας, αντιδικίας, πτώσης του ηθικού και γενικότερα του 
φρονήματος με ότι αυτό συνεπάγεται. Το προσωπικό που απαρτίζει τις Ε.Δ. είναι ο πραγματικός 
Πολλαπλασιαστής Ισχύος του σκοπού τον οποίο επιτελούν και δεν θα πρέπει φαινόμενα αστοχίας, αδικίας και 
διακρίσεων να το μετατρέπουν σε Διαιρέτη.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ ΠΑ
Απόφοιτος Τάξης 1997

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:04   

 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ, για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς 
Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:40   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:32   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
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4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:41   

 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ, για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς 
Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:59   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
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της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16 ΣΜΥΝ, ΤΑΞΗ :1997 (ΣΕΙΡΑ 1995)
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16ΣΜΥΝ, ΤΑΞΗ 1997,( ΣΕΙΡΑ 1995)
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16 ΣΜΥΝ, ΤΑΞΗ 1997, ( ΣΕΙΡΑ 1995)
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16 ΣΜΥΝ, ΤΑΞΗ:1997 (ΣΕΙΡΑ 1995)
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16 ΣΜΥΝ, ΤΑΞΗ 1997 ( ΣΕΙΡΑ 1995)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:06   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
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μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 16 ΣΜΥΝ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 16 ΣΜΥΝ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:34   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
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Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 16 ΣΜΥΝ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 16 ΣΜΥΝ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 16 ΣΜΥΝ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
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Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
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εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις. ΑΣΣΥ 91

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:43   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Επι τών δύσκολων αυτών ετών, ένεκα της οικονομικής χρήσης και της κατάστασης με την γείτονα Τουρκία, 
προβάλει επιτακτική όσο ποτέ, η ηρεμία και η προσήλωση στα επαγγελματικά καθήκοντα, των Αξκών που 
αποτελούν την ραχοκοκαλιά του Στρατεύματος, μέσω εξεύρεσης οριστικής λύσης σε ένα θέμα που ταλανίζει 
τους Αποφοίτους ΑΣΣΥ, από το 2010 .

Απόφοιτος ΑΣΣΥ
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
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τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:07   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 16 ΣΜΥΝ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16 ΣΜΥN, ΤΑΞΗ :1997 ( ΣΕΙΡΑ: 1995)
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:37   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.ΑΣΣΥ91

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
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δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
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ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
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που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα

1589 

1592



εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
16 ΣΜΥN, ΤΑΞΗ :1997 ( ΣΕΙΡΑ: 1995)
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
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σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
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την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 

1593 

1596



εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:08   

 

ροτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο νόμου 
καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, συντελείται 
αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου 
(μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
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Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 16 ΣΜΥΝ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
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την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
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τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:01   

 

Οφείλουμε να δώσουμε τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια στις σειρές 91, 92 και 93 γιατί η επιμονή τους και ο 
αγώνας τους έφεραν αποτέλεσμα στα απολύτως δικαιολογημένα και τεκμηρωμένα αιτήματα τους.

Ευελπιστώ το επιτελείο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσει τα εύλογα 
ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να ικανοποιήσει τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις 
ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία.

Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες μηνύματα υπάρχει η ίδια αποψη και ευκόλως 
διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να 
πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές στο επίμαχο Άρθρο 53.

Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι κατ’εμέ η 
μοναδική λύση που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
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την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
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τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
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Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
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Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
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ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 

1606 

1609



μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, αξιότιμε κύριε ΥΕΘΑ.
Ευχαριστούμε για την επίλυση του βαθμολογικού μας προβλήματος και την δίκαιη αποκατάσταση της αδικίας 
εις βάρος των ΑΣΣΥ τάξεως 1993.
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 

1607 

1610



(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Ε
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
θα πρέπει να ενημερώσω τους συναδέλφους από τις νεότερες τάξεις ΑΣΣΥ πως το παρον άρθρο επιλύει ένα 
λάθος που είχε γίνει όταν με το ίδιο ΦΕΚ προαγωγής στο βαθμό του ανθυπολοχαγου μπήκαν τελευταίες στην 
επετηρίδα εθελόντριες, αυτό έγινε με τις δύο τάξεις 93 και 94 με κατάταξη 91 και 92 αντίστοιχα σήμερα αυτές 
οι εθελόντριες έχουν το βαθμό του τχη πράγμα που δεν συμβαίνει με τις δύο τάξεις ΑΣΣΥ που ήταν και πρέπει 
να είναι αρχαιοτεροι.
Δεν έχει να κάνει με το τρόπο εισαγωγής και με τις πανελλήνιες και είναι άστοχο σαν επιχείρημα γιατί ο 
νομοθέτης γνωρίζει καλά το λάθος και την ιεραρχική στρεβλωση.
αναγνωρίζω και καταλαβαίνω τις νεότερες τάξεις ασπάζομαι τον εκνευρισμό όμως στη παρούσα φάση πρέπει 
να σταθούν αρωγοί και να μην βγάζουν εμπάθεια και μένος προς τις τάξεις που δικαίως και με απόφαση 
δικαστηρίου έχουν δικαιωθεί.
εύχομαι με το άρθρο αυτό να ξεκινήσει μια συντεταγμενη προσπάθεια να ανοίξει ο δρομος για όλες τις τάξεις 
ΑΣΣΥ για διεκδίκηση αποκατάσταση σε θέματα προαγωγών και ασφαλιστικών δικαιωμάτων του θεσμού μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:57   

 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Αναφέρει το εισαγωγικό σημείωμα της διαβούλευσης:
«Δεδομένης της σπουδαιότητας της συγκεκριμένης πρωτοβουλίας, καλείται να συμμετάσχει στη δημόσια 
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διαβούλευση κάθε ενδιαφερόμενος, διατυπώνοντας τις απόψεις και τις παρατηρήσεις του για τη βελτίωση των 
διατάξεων του προτεινόμενου σχεδίου νόμου».
Συνεπώς οφείλουμε (εάν το επιθυμούμε) να σχολιάσουμε, να παρατηρήσουμε, να προτείνουμε βελτιώσεις. Από 
εκεί και πέρα είναι στην ευχέρεια του Κυρίου Υπουργού και του επιτελείου του, σε ποιο βαθμό θα τις λάβουν 
υπόψιν, θα τις επεξεργαστούν και εν τέλει (αν) θα τις προσαρμόσουν στο νομοσχέδιο.
Προσωπικές απόψεις, που ότι και να σκέφτεται ο καθένας από εμάς, τους άμεσα θιγόμενους, είναι προσωπικές
σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να γίνονται αντικείμενο αντιδικίας μεταξύ συναδέλφων και σε καμία περίπτωση
δεν πρέπει να μας παρασύρουν σε μεταξύ μας διαμάχες, έστω και αν αυτές είναι εναντίον κάποιας άλλης 
Τάξης. Στην αρχαιότητα δεν αλλάζει και ούτε θα αλλάξει κάτι ποτέ.
Πιστεύω ότι στην διαβούλευση συμμετέχουν μόνο Αξιωματικοί προερχόμενοι από τις Σχολές Μονίμων 
Υπαξιωματικών οπότε μεταξύ μας, ας κρατήσουμε χαμηλούς τόνους προσπαθώντας για το ευρύτερο καλό και 
όχι μόνο το δικό μας, της Τάξης μας, όποια και αν είναι αυτή.
Οφείλουμε να δώσουμε όλοι ανεξαιρέτως συγχαρητήρια στις Τάξεις 93-94 και 95 γιατί αυτό το προσχέδιο 
νόμου έρχεται μετά από αρκετά μεγάλη προσπάθεια, επιμονή και οικονομικές θυσίες.
Μπράβο τους. Μπράβο μας.
Διπλά μπράβο σε αυτούς που ηγήθηκαν στην προσπάθεια αυτή και άνοιξαν τον δρόμο για τους επόμενους.
Μην ξεχνάμε ότι και πριν από εμάς έγινε το ίδιο, από άλλους και μπράβο τους.
Οφείλουμε και να κατανοήσουμε τα αιτήματα των επόμενων 2 Τάξεων (96 και 97) που βάση επιχειρημάτων 
αιτούνται να συμπεριληφθούν στο Σχέδιο Νόμου. Θίγονται και στους βαθμούς αλλά πολύ περισσότερο σχετικά 
με οικονομικά ζητήματα που προκύπτουν και θα τα βρουν μπροστά τους στο μέλλον.
Το αν τα επιχειρήματα αυτά γίνουν αποδεκτά ή όχι, είναι θέμα του Κυρίου Υπουργού και εν τέλει του Κυρίου 
Πρωθυπουργού. Δεν είναι θέμα δικό μας και ούτε μπορούμε να αλλάξουμε κάτι. Πιθανόν και να έχουν δίκιο. Θα
το κρίνουν οι αρμόδιοι.
Πέραν από αυτές τις 2 Τάξεις ίσως η μέση λύση, αυτή της μεταβατικότητας ίσως θα ήταν η ιδανική (για τις 
επόμενες Τάξεις από το 1998 και μετά) για να εξομαλυνθεί το όντως μεγάλο βαθμολογικό χάσμα το οποίο 
δημιουργείται ώστε να έρθουμε στο νέο καθεστώς.

Υ.Γ. Έχω την εντύπωση ότι το νομοσχέδιο τείνει να δώσει βαθμούς στους ΕΜΘ. Στην αντίθετη μεριά τείνει να 
κόψει βαθμούς από τις ΑΣΣΥ. Ας είμαστε ενωμένοι σε όλο αυτό. Πρέπει να κοιτάξουμε και το μέλλον των 
επόμενων νεότερων συναδέλφων αποφοίτων ΑΣΣΥ. Και αν πούμε και μία κουβέντα παραπάνω, συνάδελφοι 
είμαστε, πολλοί είμαστε και πολύ καλοί φίλοι, μην τρελαινόμαστε. Καλή συνέχεια σε όλους.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:24   

 

Επιτέλους το δικαιο εγινε πραξη.
Ευχαριστουμε τον κυριο ΥΕΘΑ για την τηρηση της υποσχεσης του!

ΑΣΣΥ 92
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Αυτό είναι το απολύτως δίκαιο.Όχι προσωρινές και ημιτελείς ρυθμίσεις.
Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο ευνοϊκότερες ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης 
προαγωγής στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται εν μέρει στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 28 
έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 34 
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έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευθούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).
Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να περιλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν μέχρι 
31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε στο Κοινοβούλιο, ούτε να περιοριστεί μόνο με βάση 
συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 1994-1995) και αναπαράγονται
τελευταία, ίσως από άγνοια ή αμέλεια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν 
αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση 
των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια 
κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον 
ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους 
συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. Γενικόλογες πρωτοβουλίες στη λογική του 
ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους 
συναδέλφους.
Εκτιμάται ότι η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που 
αποκλείει από τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 τους αποφοίτους Α.Σ.Σ.Υ, τουλάχιστον για όσους κατατάχθηκαν 
μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά προφανώς και τις επόμενες. Η εισαγωγή στις 
σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα βάσεις 
εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο ασφαλιστικό 
καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην ίδια ακριβώς 
μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους κατατάχθηκαν 
μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής αποκατάσταση. Δεν είναι 
δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, με βάση τις διασυνδέσεις. 
Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο δυνατά» την κατάλληλη 
στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη συνεννόηση για να 
εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10 (καταταγέντες από
01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του ν.3883/10. Με τακτικές 
διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που απαιτείται να γίνουν πρέπει 
να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να είναι αποτελεσματικές. Είναι 
σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε πειθαρχημένοι, στη βάση μιας 
ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, 
μπορεί να προχωρήσει μια τέτοια ρύθμιση;;;;
ΑΠΟΦΟΙΤΟΣ ΑΣΣΥ ΄97

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:17   

 

Μια καλή αρχή για να σταματήσει επιτέλους η κατάφωρη αδικία για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Η πρώτη σειρά που
εισαχθήκαμε αξιοκρατικά με πανελλαδικές εξετάσεις, η εγκύκλιος έγραφε ότι αποστρατευόμαστε Σμήναρχοι 
Συνταγματάρχες Πλοίαρχοι, και ξαφνικά μετά από 20 χρόνια υπηρεσίας μας κόβουν χωρίς λόγο έναν βαθμό με 
τον ν.3883/10. Ευχαριστούμε τον Υπουργό και το επιτελείο του και μακάρι να συνεχιστεί η αποκατάσταση και 
στις υπόλοιπες σειρές ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:00  

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).

1610 

1613



Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:43   

 

Πιστεύω ότι το μετρό αυτό πρέπει να ισχύσει και για τις επόμενες τάξεις ΑΣΣΥ(πχ ΣΜΥ ) των οποίων οι 
σπουδαστές μπήκαν με τη διαδικασία των πανελληνιων ενώ οι ευνοημένοι μπήκαν όπως και οι ΕΜΘ. Με τη 
λογική αυτή να δώσετε και την ανάλογη βαθμολογική – μισθολογική εξέλιξη και στους ΕΜΘ Αξκους.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:04  

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες ΔΥΝΆΜΕΙΣ.ΑΣΣΥ 93

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:51   

 

Εάν όντως επιθυμείτε στην διαβούλευση να συμπεριλάβετε και τις απόψεις των άμεσα θιγομένων σε σχέση με 
τους ευνοηθεντες του άρθρου 53, θα πρέπει να συμπεριληφθούν και οι 2 επόμενες τάξεις με κατάταξη το 1994 
και 1995 οι οποίες εισήλθαν στο στράτευμα με ισχύοντα τον νόμο του 1996 . Και εάν θέλετε από κει και πέρα να
ορίσετε στις επόμενες αυτών, τάξεις ένα όριο πχ των 32 ετών για προαγωγή στον βαθμό του τχη. Εφόσον δεν 
υπάρχει αναδρομική οικονομική διεκδίκηση,δεν είναι ανυπέρβλητο το κόστος των παραπάνω μέτρων. Θα 
κοστίσει όσο ένα κατάρτι μιας φρεγάτας bell@ra. Μην ευνοείται μόνο 400-500 άτομα και ξεχνάτε τα υπόλοιπα 
χιλιάδες που έπονται.αφηστε μας απερίσπαστος στο καθήκον με ήσυχη συνείδηση και όχι γεμάτοι απογοήτευση
από την πολιτική και στρατιωτική ηγεσία.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   

 

Ενημερωσε η επιτελική ομάδα τον υπουργό οτι με το συγκεκριμένο άρθρο δημιουργείται μια τεράστια αδικία εις
βάρος των καταταγεντων 1994 και 1995 σε σχέση με αυτούς του 1993; Με λίγους μόνο μήνες διαφορά να έχουν
διαφορά στη προαγωγή τουλάχιστον 4 χρονια με οτι αυτο συνεπάγεται ηθικά οικονομικά και συνταξιοδοτικά ; 
Άμεση απόσυρση του συγκεκριμένου άρθρου ή τροποποίηση για να συμπεριλάβει τις δυο αυτές σειρές .
Αξκος ΑΣΣΥ ΠΑ (46 η ΣΤΥΑ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:44   

 

Προτείνεται η παρακάτω νομοτεχνική βελτίωση για τους καταταγέντες 1991 (αποφοίτους 1993), λόγω της 
μεγάλης αναδρομικότητας της ρύθμισης (το 2023 που θα γίνει η ψήφιση 2 έτη πίσω).Η βελτίωση είναι πλήρως 
εναρμονισμένη στο κείμενο:
«Άρθρο 37
Ρύθμιση θεμάτων κρίσεων και προαγωγών αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και μονιμοποιηθέντων εθελοντών – 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών
Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 
219) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές 
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία των 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
τις 31.12.2018. Για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου, ο χρόνος των περ. β΄ και γ΄ της παρ. 8 του 
άρθρου 5 του ν. 2439/1996 υπολογίζεται ως χρόνος υπηρεσίας μονίμου αξιωματικού πέρα από τα δεκατρία 
(13) έτη από την ημερομηνία κατάταξής τους. Για τους αξιωματικούς που δυνάμει του παρόντος άρθρου 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής, δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών. Για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που προέρχονται από την κατηγορία 
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 δεν
είναι απαραίτητη η συμπλήρωση του προσόντος του χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν.
2439/1996. Για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που προέρχονται από ΑΣΣΥ δεν είναι απαραίτητη η 
συμπλήρωση του προσόντος του χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 στον 
βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων. Επίσης στον βαθμό του Τχη και αντιστοίχων, ο χρόνος διοίκησης ή ειδικής
υπηρεσίας, λογίζεται ολόκληρος, για τους εν ενεργεία αξιωματικούς ΑΣΣΥ απόφοιτους το έτος 1993, εφόσον οι 
παραπάνω ασκούν εν πράγμασι τα καθήκοντα της ειδικότητας τους ή του βαθμού τους οπουδήποτε.
Ειδικά για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου των ειδικοτήτων Ραδιοναυτίλων, Τεχνικής Υποστήριξης και 
Υπηρεσιών Υποστήριξης της Πολεμικής Αεροπορίας ισχύουν επιπλέον τα καθοριζόμενα στην περ. δ΄ της παρ. 8 
του άρθρου 3 του ν. 2439/1996.».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

 

20 Δεκεμβρίου 2022,Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν 
σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:13   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

 

Το άρθρο είναι στην σωστή κατεύθυνση και επιλύει ένα χρόνιο και άδικο θέμα σε βάρος των αποφοίτων ΑΣΣΥ. 
Ο νόμος 3883/10 δημιουργεί πρόβλημα με την εφαρμογή του και θα πρέπει να εξεταστεί ξανά. Ευχαριστούμε 
για την ικανοποίηση του δικαίου αιτήματός μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:00   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα
έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
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καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 10 μήνες διαφορά (!!!) εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:53   

 

Συμφωνώ απόλυτα με τον συνάδελφο. Εγώ είμαι Τάξη του 96 και αυτός Τάξη του 97, θιγόμαστε από το άρθρο 
53 βαθμολογικά, ασφαλιστικά, συνταξιοδοτικά χωρίς να έχουμε καμία διαφορά με την Τάξη του 93,94,95 που 
περιλαμβάνονται στο υπόψιν νομοσχέδιο….

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
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γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 93

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:09  

 

Μας χαροποιεί ιδιαίτερα το παρόν σχέδιο νόμου και σας εκφράζουμε την ικανοποίηση μας κύριε Υπουργέ σε 
εσάς και στο επιτελείο σας για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93 που συμβάλλει
στο αίσθημα δικαίου και στην ισονομία στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:14   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:07   
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Συγχαρητήρια στον κ. Υπουργό και το Επιτελείο του,
Για το νομοσχέδιο που επιλύει θέματα Αξιωματικών ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:22   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Επι τών δύσκολων αυτών ετών, ένεκα της οικονομικής χρήσης και της κατάστασης με την γείτονα Τουρκία, 
προβάλει επιτακτική όσο ποτέ, η ηρεμία και η προσήλωση στα επαγγελματικά καθήκοντα, των Αξκών που 
αποτελούν την ραχοκοκαλιά του Στρατεύματος, μέσω εξεύρεσης οριστικής λύσης σε ένα θέμα που ταλανίζει 
τους Αποφοίτους ΑΣΣΥ, από το 2010 .

Απόφοιτοι ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:46   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και 
τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
3α1/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015
και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των 
απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική 
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάση της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ 
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
Εν κατακλείδι η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό 
διαβούλευση άρθρο, αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των 
αναφερομένων σειρών με τις υπό τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει 
την αρχή της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:06   

 

Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρώ ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της αδικίας 
που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994,
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1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις 
δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη 
και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 
και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των 
απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική 
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:35   

 

Συγχαρητήρια στον κ. Υπουργό και το Επιτελείο του,
Για το νομοσχέδιο που επιλύει θέματα Αξιωματικών ΑΣΣΥ. Εύχομαι σε επόμενο στάδιο να βοηθήσετε και τους 
εισακτέους των επόμενων ετών, εώς το 2010, με ένα πιο δίκαιο βαθμολογικό νομοσχέδιο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:23   

 

(Ορθή Επανάληψη ως προς τον άρθρο 53 αντί του άρθρου 37 της 3ης παραγράφου)

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας

Στο πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.

Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.

Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 53 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.

Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας

Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
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Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.

Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.

Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:54   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
πολύ αξιόλογη προσπάθεια για λύση του βαθμολογικού προβλήματος που υφίστατο μετά την εφαρμογή αυτού 
του εκτρώματος, που λέγετε Ν.3883/10. Εύχομαι να συνεχίσετε το έργο σας από την ίδια θέση και να αλλάξετε 
συνολικά τον Ν.3883/10.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:07   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ 92

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:21   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και όταν η αδικία 
συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση) λάθος, σε λάθος 
κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το ίδια πλαίσια 
νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του 1993 σε 2 χρόνια 
και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 
χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη 1993 – 1994), 
βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο, στρεβλό και ανήθικο τι είναι? 
Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται στην εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να εκλαμβάνεται ως
μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς να πρέπει να απευθυνθούν σε
δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι 
δικαιώνονται και δικαίως πανηγυρίζουν έξαλλα με ανοιχτές επιστολές και ευχαριστήρια μηνύματα. Και είναι 
σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται (βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική λύση του 
προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση του θέματος και 
μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά. Δημιουργούμε σύγχυση στους 
Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που 
ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους 
Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο καθεστώς, η σταδιακής 
μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το 
ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος 
της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα Αξιωματικούς 
με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους, εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή
που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση θα φανεί 
στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:14   

 

Προτείνετε η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ΑΣΣΥ, 
θιγόμενων ιεραρχικά για την υποπ. β’ και γ’ της παραγραφου 10 του άρΘρου 3 του Ν.2439/1996 (Α’219) και 
την παρ ε’ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α’167) προκειμένου οι προελέυσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό το βαθμό του Συνταγματάρχη, ΥΛΟΠΟΙΩΝΤΑΣ ΤΗΝ ΑΠΟ 30 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2021 ΔΗΜΟΣΙΕΥΜΕΝΗ ΑΠΟΦΑΣΗ
ΤΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΕΦΕΤΕΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ, όπου η ελληνική δικαιωσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν 
διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι, ΥΦΙΣΤΑΝΤΑΙ ΑΝΙΣΗ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΗΣΗ,ΚΑΤΑ ΠΑΡΑΒΑΣΗ ΤΗΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ ΤΗΣ ΙΣΟΤΗΤΑΣ .

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:11   

 

Κυριε υπουργέ ,οι αποφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι 
Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση.
Διαφαίνεται ότι δύνανται όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: 
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

1619 

1622



6. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:45  

 

Γεια σας κ. Υπουργέ
Είμαι στέλεχος απόφοιτος ΑΣΣΥ με 30 έτη υπηρεσίας. Διανύω τον καταλυτικό βαθμό του Υπλγού ενώ όλοι οι 
συμμαθητές μου έχουν καθώς και νεότεροι μου έχουν προαχθεί στον βαθμό του Λοχαγού. Βιώνω όλο αυτό ως 
ρατσιστικό πρώτα από όλα ως άνθρωπος διότι μου έτυχε ένα πρόβλημα υγείας (ουδείς έχει κάνει συμβόλαιο με
την υγεία) και ως στέλεχος διότι ενώ η καριέρα μου είναι γεμάτη με τεράστιες εμπειρίες (καλύτερες Μονάδες 
του όπλου μου και υπηρέτηση στο ΝΑΤΟ 2 φορές) αυτή την στιγμή νοιώθω να έχω τελειώσει,,,δεν έχω κάτι να 
περιμένω. Πάνω από όλα η υγεία μου αλλά κα η υγεία απαιτεί δαπάνες και ψυχική ηρεμία. Διανύουμε το έτος 
2022 και μιλάμε για ισότητα και ίσες ευκαιρίες, κάντε το πράξη.
Θα σας παραθέσω τα κάτωθι τα οποία θα σας παρακαλούσα να τα δώσετε μεγάλη προσοχή:

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:11   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Με πάσα ειλικρίνεια οφείλω να ξεκινήσω δίνοντας συγχαρητήρια:

Σε εσάς και το επιτελείο σας που επιτέλους δίνουν λύση (έστω και μερική) σε θέματα που προβληματίζουν και 
εξακολουθούν να προβληματίζουν (πάνω στις αξίες του νόμιμου, του δίκαιου & του ηθικού) το προσωπικό των 
Ε.Δ.

Συγχαρητήρια επίσης στους συναδέλφους Αξιωματικούς ΑΣΣΥ σειρών 1991, 1992 και 1993 που έφεραν εις 
πέρας επιτυχώς την μεγάλη προσπάθεια τους. Ήταν μεγάλη, ήταν δίκαιη, ήταν νόμιμη, ήταν ηθική, ήταν 
σωστή.

Σχετικά με την διαβούλευση Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ:

Στην ΑΝΑΛΥΣΗ ΣΥΝΕΠΕΙΩΝ ΡΥΘΜΙΣΗΣ αναφέρεται:

«Σημειώνεται ότι οι καταταγέντες το έτος 1993 συμπεριλαμβάνονται στη διάταξη, διότι τον Μάιο του 1993 
εισήχθησαν με ειδικές εξετάσεις στις παραγωγικές σχολές στελέχη, τα οποία εξομοιώθηκαν σταδιοδρομικά με 

1620 

1623



τους καταταγέντες το έτος 1992. Επομένως, εάν δεν συμπεριληφθούν οι καταταγέντες το έτος 1993, θα επέλθει
διατάραξη της επετηρίδας».

Με όλο τον σεβασμό, να πούμε και κάποιες αλήθειες Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, θεωρώντας ότι κάποιος από το 
Επιτελείο σας, δεν σας τα έχει μεταφέρει σωστά ή δεν τα γνωρίζει καλώς, αγνοώντας τον σκοπό του ή το 
λάθος του.

Ναι, η 13η σειρά ΣΜΥΝ (Μάιος 1993) μπήκε σαν συμπληρωματική της 12ης σειράς (1992) με «ειδικές» εξετάσεις 
αλλά ουδέποτε εξομοιώθηκαν με τους καταταγέντες του 1992 (12η σειρά). Μόνο από το νούμερο της σειράς 
καταλαβαίνουμε ότι διαφοροποιήθηκαν. Δεν είναι και δεν ήταν ποτέ μαζί. Δεν πήραν ποτέ και δεν θα πάρουν 
ποτέ μαζί προαγωγή. Δεν εξισώθηκαν και δεν θα εξισωθούν ποτέ οι 2 αυτές σειρές της ΣΜΥΝ. Συνεπώς η 
έκφραση: “εάν δεν συμπεριληφθούν οι καταταγέντες το έτος 1993, θα επέλθει διατάραξη της επετηρίδας” είναι
κάπως δυσνόητη, ακατανόητη, λαθεμένη, άκυρη, στρεβλή, ανούσια, άκομψη. Τονίζω ότι μιλάμε για το 
Πολεμικό Ναυτικό και μόνο. Εννοείται πως σε όλο αυτό δεν φταίνε επ’ ουδενί τα στελέχη των σειρών της 
ΣΜΥΝ.

Επιπρόσθετα τονίζεται ότι το 1993 και συγκεκριμένα τον Νοέμβριο στην ΣΜΥΝ εισήλθε και άλλη σειρά (14η). Η 
οποία και αυτή μπαίνει στην ευνοϊκή, νόμιμη, δίκαια, απαραίτητη ρύθμιση του άρθρου 53. Και ερωτώ Αξιότιμε 
Κύριε Υπουργέ: H 14η σειρά για ποιο λόγο μπαίνει στην ρύθμιση ? Είναι και αυτή συμπληρωματική της 13ης 
σειράς που είναι συμπληρωματική της 12ης σειράς ? Νομίζω πως δεν χρειάζεται καν απάντηση. Κατανοούμε 
πλήρως τους λόγους.

Συμπληρώνοντας να σας τονίσω τούτο:
Σε λιγότερο από 10 μήνες μπήκε στην ΣΜΥΝ και η 15η σειρά (Σεπτέμβριος 1994). Το διάστημα εκείνο λοιπόν 
ήταν στην ΣΜΥΝ 4 σειρές: 12η – 13η – 14η και 15η.
Την ίδια στιγμή.
4 σειρές.
Μαζί.
Ταυτόχρονα.

ΚΑΙ ΤΟ ΣΗΜΑΝΤΙΚΟΤΕΡΟ ΑΞΙΟΤΙΜΕ ΚΥΡΙΕ ΥΠΟΥΡΓΕ:
Όλες αυτές οι σειρές μπήκαν με την ίδια νομοθεσία, την ίδια εγκύκλιο, την ίδια προοπτική, τις ίδιες συνθήκες 
αποστρατείας και συνταξιοδότησης, την ίδια βαθμολογική εξέλιξη, ίδια τα πάντα. Και για να είμαι πέρα ως 
πέρα δίκαιος, τα ίδια ακριβώς ισχύουν και για την επόμενη σειρά ΣΜΥΝ του 1995 (16η σειρά).

Εν κατακλείδι Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ με όλο τον σεβασμό προς τους θεσμούς, με όλο τον σεβασμό ΕΙΔΙΚΑ 
ΠΡΟΣ ΑΥΤΗΝ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ, συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά 
δεν πρέπει να είναι ημιτελείς.

Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η 
βεβαιότητα της δικαίωσης, για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία, η εγκύκλιος εισαγωγής
στις Στρατιωτικές Σχολές, όπως ορίζει το δίκαιο, το νόμιμο και για έμενα όπως ορίζει η κυριότερη αξία: ΤΟ 
ΗΘΙΚΟ

Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.

Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.

Μην διαχωρίζετε Αξιωματικούς με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία.

Μην αφήσετε μεγαλύτερες και πιο άδικες ανισότητες για το μέλλον.

Πέρα λοιπόν από αδιάσειστα νομικά & δίκαια επιχειρήματα τα οποία έχουν ειπωθεί εκατοντάδες φορές στα 
πάνω από 1000 σχόλια (!!!) μέσα σε ελάχιστες ημέρες διαβούλευσης, με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων (4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου και στη συνέχεια επαναξιολόγηση 
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.

Με μόνο γνώμονα Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, το σωστό, το ηθικό, το δίκαιο.

Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:27   

 

Προτείνετε η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων ΑΣΣΥ, 
θιγόμενων ιεραρχικά για την υποπ. β’ και γ’ της παραγραφου 10 του άρΘρου 3 του Ν.2439/1996 (Α’219) και 
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την παρ ε’ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α’167) προκειμένου οι προελέυσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό το βαθμό του Συνταγματάρχη, ΥΛΟΠΟΙΩΝΤΑΣ ΤΗΝ ΑΠΟ 30 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2021 ΔΗΜΟΣΙΕΥΜΕΝΗ ΑΠΟΦΑΣΗ
ΤΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΕΦΕΤΕΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ, όπου η ελληνική δικαιωσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν 
διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι, ΥΦΙΣΤΑΝΤΑΙ ΑΝΙΣΗ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΗΣΗ,ΚΑΤΑ ΠΑΡΑΒΑΣΗ ΤΗΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ ΤΗΣ ΙΣΟΤΗΤΑΣ .

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:03   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 92

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:36   

 

Συγχαρητήρια στον κ. Υπουργό και το Επιτελείο του,
Για το νομοσχέδιο που επιλύει θέματα Αξιωματικών ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 03:52   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 01:39   

 

Αξιότιμε Κυριε Υπουργέ,

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται πολύ σωστά το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την 
παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί.

Οφείλω όμως ταπεινά να επισημάνω τόσο σε εσάς όσο και την επιτελική σας ομάδα, για την επανεξέταση του 
παρόντος σχεδίου νόμου καθώς όχι μόνο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995, αλλά αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργειται ένα νέο, άδικο βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα ίδιο με αυτό που με το δικό σας έμπρακτο 
ενδιαφέρον πολύ σωστά επιλύεται.

Μεταφέρονται έτσι, και είμαι πεπεισμένος πως η πρόθεση δεν είναι αυτή, οι στρεβλώσεις του παρελθόντος 
στους Αξιωματικούς Τάξεων 96 και 97, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη 
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νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να 
συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).

Εν κατακλείδι, προσβλέπω στο ενδιαφέρον σας για επιλυση ενός προβλήματος που δεν θα πρέπει να 
απασχολεί ένα τόσο σημαντικό κομμάτι των στελεχών του Στρατεύματος, των οποίων θα πρέπει να θεωρείται 
δεδομένη η αίσθηση του καθήκοντος, όπως όμως και η ανάγκη του κινήτρου ώστε να επιτευχθεί ο στοχος και η
άνοδος της ολικής ποιότητας ενός τόσο σημαντικού και ιδιαίτερου οργανισμού όπως είναι οι Ένοπλες μας 
Δυνάμεις.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 01:49   

 

Κύριε υπουργέ το νομοσχέδιο υποτίθεται θα διόρθωνε τις αδικίες του προηγούμενου νόμου για τους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ, όμως εντάσσει στη ρύθμιση μέρους αυτών δηλαδή τους εισαχθεντες το 1992 και 1993, και 
αφήνει εκτός τους εισαχθεντες του 1994 και 1995, αυτό σημαίνει ότι θα προαχθούν 5 χρόνια αργότερα, με ότι 
αυτό συνεπάγεται για τα συνταξιοδοτικά δικαιώματα τους.
Εάν εισαχθούν στο νομοσχέδιο και οι εισακτεοι του 1994 και 1995, δεν προκύπτει κάποιο κόστος στους 
επόμενους δύο προϋπολογισμούς διότι το δημοσιονομικό κόστος θα αφορά το 2025 γιατί η σειρά του 1994 θα 
προαχθεί τότε, σημειωτέον γιατί να χρειάζεται ο οποιοσδήποτε να προσφεύγει στα δικαστήρια….
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Αξιότιμοι κύριοι,

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιθυμείτε να αποκαταστήσετε στρεβλώσεις που παρουσίασαν παλαιότερες 
νομοθετικές πράξεις, στον νευραλγικό χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων. Είναι γνωστή η αναγνώριση της αξίας 
του επιπέδου του έμψυχου δυναμικού των Ε.Δ. από την παρούσα πολιτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ. Είναι επίσης 
γνωστές στο πανελλήνιο οι δυσκολίες και οι στερήσεις που καθημερινά βιώνουν οι στρατιωτικοί και οι 
οικογένειές τους για χάρη της Πατρίδας. Αυτό που τους οπλίζει την ψυχή ώστε να διατηρήσουν το Στράτευμα 
σε τόσο υψηλό επίπεδο, έτοιμοι να υπερασπιστούν την Πατρίδα (Φεβ-Απρ 2020 Καστανιές Έβρου, Αυγ-Νοε 
2020 Αιγαίο Oruç Reis), είναι η φιλοπατρία τους και το όραμα. Η φιλοπατρία είναι αναμφισβήτητη, όταν 
πρόκειται για ανθρώπους που αποκόπηκαν από τις γενέτειρες περιοχές τους και τις οικογένειές τους σε τόσο 
νεαρή ηλικία ώστε να εισαχθούν στις ΑΣΣΥ, να αποδεχθούν τις δυσκολίες της ζωής του στρατιωτικού και να 
απορρίψουν τις καθημερινές, μικρές ή μεγάλες απολαύσεις της πολιτικής ζωής. Αυτό που τους ενώνει σε αυτή 
την κοινή πορεία ετών, είναι το όραμα. Το όραμα του στρατιωτικού δεν αφορά σε αόριστες έννοιες αλλά, 
απεναντίας, προσδιορίζεται από τις αξίες της ελευθερίας, του κοινού καλού, της ισονομίας, της αξιοπρέπειας. 
Με το παρόν σχέδιο νόμου, οι στρατιωτικοί που, εκ παραδρομής ίσως, θα έπρεπε να περιλαμβάνονται στις 
τροποποιήσεις του συγκεκριμένου άρθρου, διαχωρίζονται από συναδέλφους με ΤΑ ΙΔΙΑ ΑΚΡΙΒΩΣ κριτήρια 
σταδιοδρομίας, καθώς η εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ πραγματοποιήθηκε με ΤΙΣ ΙΔΙΕΣ ΑΚΡΙΒΩΣ εγκυκλίους 
εισαγωγής. Η παραπάνω κατηγορία στρατιωτικών αφορά στις τάξεις εισαγωγής δύο επομένων ετών, δηλαδή 
τις τάξεις 1996-7, με έτη εισαγωγής 1994 και 1995 αντίστοιχα. Με την ΜΗ ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΗ αποκατάσταση 
αδικιών/ αστοχιών προηγούμενων νομικών πλαισίων, θα δημιουργηθούν ουσιαστικές δυσλειτουργίες στην 
Υπηρεσία και παράλληλα θα αναπτυχθεί άμεσα με την ψήφιση του Ν/Σ, αφόρητο αίσθημα αδικίας στα στελέχη 
των παραπάνω τάξεων ΑΣΣΥ. Μην επιτρέψετε ο Έλληνας Στρατιωτικός να αναλώνεται σε ζητήματα επίλυσης 
αντικειμενικής αδικίας. Μην επιτρέψετε στις οικογένειες των στρατιωτικών να αντιληφθούν την άνιση 
μεταχείριση απέναντι στα άτομα που στηρίζουν. Για τους παραπάνω λόγους, αλλά και για πολλούς ακόμα, 
παρακαλώ για την συμπερίληψη των τάξεων 1996 και 1997 (εισαγωγή 1994 και 1995 αντίστοιχα) στην μέριμνα 
του άρθρου και για το λόγο αυτό να τροποποιήσετε το Άρθρο 53 ως εξής: « (…) οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι 
πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2020». Η παραπάνω τροποποίηση θα 
επαναφέρει το αίσθημα εμπιστοσύνης απέναντι στην Διοίκηση, επιτρέποντας στον Έλληνα Στρατιωτικό να 
συνεχίσει να ασκεί τα καθήκοντά του ανεπηρέαστος από διοικητικές ή άλλες αδικίες. Η ισότητα, η αξιοπρέπεια 
και η δικαιοσύνη είναι αξίες που εσείς καλείστε με το παρόν σχέδιο νόμου να προστατέψετε.
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Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο ευνοϊκότερες ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης 
προαγωγής στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται εν μέρει στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 28 
έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 34 
έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευθούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).
Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να περιλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν μέχρι 
31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε στο Κοινοβούλιο, ούτε να περιοριστεί μόνο με βάση 
συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 1994-1995) και αναπαράγονται
τελευταία, ίσως από άγνοια ή αμέλεια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν 
αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση 
των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια 
κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον 
ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους 
συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. Γενικόλογες πρωτοβουλίες στη λογική του 
ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους 
συναδέλφους.
Εκτιμάται ότι η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που 
αποκλείει από τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 τους αποφοίτους Α.Σ.Σ.Υ, τουλάχιστον για όσους κατατάχθηκαν 
μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά προφανώς και τις επόμενες. Η εισαγωγή στις 
σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα βάσεις 
εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο ασφαλιστικό 
καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην ίδια ακριβώς 
μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους κατατάχθηκαν 
μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής αποκατάσταση. Δεν είναι 
δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, με βάση τις διασυνδέσεις. 
Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο δυνατά» την κατάλληλη 
στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη συνεννόηση για να 
εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10 (καταταγέντες από
01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του ν.3883/10. Με τακτικές 
διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που απαιτείται να γίνουν πρέπει 
να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να είναι αποτελεσματικές. Είναι 
σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε πειθαρχημένοι, στη βάση μιας 
ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, 
μπορεί να προχωρήσει μια τέτοια ρύθμιση;;;;
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Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
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Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο ευνοϊκότερες ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης 
προαγωγής στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται εν μέρει στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 28 
έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 34 
έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευθούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).
Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να περιλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν μέχρι 
31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε στο Κοινοβούλιο, ούτε να περιοριστεί μόνο με βάση 
συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 1994-1995) και αναπαράγονται
τελευταία, ίσως από άγνοια ή αμέλεια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν 
αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση 
των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια 
κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον 
ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους 
συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. Γενικόλογες πρωτοβουλίες στη λογική του 
ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους 
συναδέλφους.
Εκτιμάται ότι η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που 
αποκλείει από τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 τους αποφοίτους Α.Σ.Σ.Υ, τουλάχιστον για όσους κατατάχθηκαν 
μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά προφανώς και τις επόμενες. Η εισαγωγή στις 
σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα βάσεις 
εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο ασφαλιστικό 
καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην ίδια ακριβώς 
μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους κατατάχθηκαν 
μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής αποκατάσταση. Δεν είναι 
δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, με βάση τις διασυνδέσεις. 
Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο δυνατά» την κατάλληλη 
στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη συνεννόηση για να 
εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10 (καταταγέντες από
01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του ν.3883/10. Με τακτικές 
διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που απαιτείται να γίνουν πρέπει 
να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να είναι αποτελεσματικές. Είναι 
σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε πειθαρχημένοι, στη βάση μιας 
ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, 
μπορεί να προχωρήσει μια τέτοια ρύθμιση;;;;
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Η Μη συμπερίληψη των 2 επόμενων τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπο διαβούλευση αρθρο, 
αλλα πρωτίστως η αδικαιολόγητη Μή εξομείωση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερόμενων σειρών με τις υπο 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρείς προηγούμενες σειρές 91-92-93, ΠΡΟΣΒΑΛΛΕΙ την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης, και την αρχή της χρηστής διοίκησης!
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την σωστή σας κρίση και την αλλαγή, μέσω του παρόντος 
νομοσχεδίου, των αδικιών που υφίσταντο εως τώρα, οι τάξεις των ΑΣΣΥ, εισαχθέντων τα έτη 91, 92, 93.
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Επίσης προτείνω, αξιότιμε κ. ΥΕΘΑ, για την επίλυση του θέματος της βαθμολογικής αποκατάστασης των 
Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, ένταξη στο παρόν σχέδιο νόμου, έτσι ώστε καταληκτικός βαθμός των 
Αξιωματικών ΕΥ και αντιστοίχων, να είναι αυτός του Συνταγματάρχη.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:59   

 

Κύριε Υπουργέ1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη, οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι 
Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον. Θα σας θυμίσω ότι προ 18 περίπου ετών και επί κυβερνήσεώς της ΝΔ ένα από τα πρώτα Ν/Σ που 
ήρθε στην βουλή από το Υπουργείο και ψηφίστηκε, ήταν αυτό που σε ένα βράδυ κυριολεκτικά έδωσε δυο 
επιπλέον βαθμούς στ-ους/ις εθελόντ-ες/ριες αλλάζοντας το καταληκτικό τους βαθμό. 3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους καταληκτικούς 
βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι βαθμούς κατά πολύ
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους αντίστοιχους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς.4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο 
βαθμός του Ανθυπασπιστή και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του 
πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.5. Θα ήθελα να σας παραθέσω την 
παρακάτω πρόταση σε συνδυασμό με κάποιο τετελεσμένο γεγονός, ήτοι: Την περίοδο 1985-6 ήτο και η 
τελευταία σειρά που φοίτησαν οι δάσκαλοι στις παιδαγωγικές ακαδημίες διετούς φοιτήσεως, μετά από μερικά 
χρόνια που οι παιδαγωγικές ακαδημίες έγιναν 4ετους φοιτήσεως(πανελλήνιες), παρακολούθησαν 
απογευματινά σεμινάρια και έτσι το πτυχίο τους αναβαθμίστηκε από 2ετη σε 4ετη και με πλήρη ισοτιμία. Η 
πρόταση, για να πάψει η αδικία που η κοινή λογική δεν μπορεί να μην την αντιληφθεί, καθόσον η απονομή 
βαθμών πρέπει να συνοδεύεται από Στρατιωτική εκπαίδευση η οποία παρέχεται μόνο από τις παραγωγικές 
σχολές ΑΣΣΥ και ΑΣΕΙ γιατί για παράδειγμα δεν μπορεί να γίνει ένας πχ Πολιτικός Μηχανικός αν δεν τελειώσει 
το πολυτεχνείο (αντίστοιχο ΑΣΕΙ) ή Πολιτικός Υπομηχανικός(αντίστοιχο ΑΣΣΥ) είναι :όλοι oι απόφοιτοι ΑΣΣΥ 
2ετους φοιτήσεως, όπως παρακολουθήσουν 1έτος απογευματινών σεμιναρίων για να έχουν την πλήρη σε 
θεωρητική εκπαίδευση τουλάχιστον ισοτιμία πτυχίου με τους αντίστοιχους 3ετους φοιτήσεως, οι Αξιωματικοί 
άνευ Στρατιωτικής εκπαιδεύσεως από σχολές ΑΣΣΥ όπως παρακολουθήσουν 3ετή απογευματινά σεμινάρια για 
να έχουν την θεωρητική έστω εκπαίδευση και ισοτιμία μετά των αποφοίτων ΑΣΣΥ, με αυτόν τον τρόπο, η 
επαγγελματική επάρκεια αυτών των στελεχών θα είναι και νόμιμα έως ένα βαθμό κατοχυρωμένη.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή αναμέναμε την 
ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι προβλέψεις περί 
εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις σχολές προέλευσής 
τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
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Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
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Αναφορικά με τις ρυθμίσεις του παρόντος άρθρου, γνωρίζονται τα εξής:
Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο ευνοϊκότερες ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης 
προαγωγής στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται εν μέρει στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 28 
έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 34 
έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευθούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).
Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να περιλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν μέχρι 
31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε στο Κοινοβούλιο, ούτε να περιοριστεί μόνο με βάση 
συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 1994-1995) και αναπαράγονται
τελευταία, ίσως από άγνοια ή αμέλεια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν 
αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση 
των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια 
κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον 
ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους 
συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. Γενικόλογες πρωτοβουλίες στη λογική του 
ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους 
συναδέλφους.
Εκτιμάται ότι η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που 
αποκλείει από τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 τους αποφοίτους Α.Σ.Σ.Υ, τουλάχιστον για όσους κατατάχθηκαν 
μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά προφανώς και τις επόμενες. Η εισαγωγή στις 
σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα βάσεις 
εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο ασφαλιστικό 
καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην ίδια ακριβώς 
μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους κατατάχθηκαν 
μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής αποκατάσταση. Δεν είναι 
δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, με βάση τις διασυνδέσεις. 
Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο δυνατά» την κατάλληλη 
στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη συνεννόηση για να 
εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10 (καταταγέντες από
01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του ν.3883/10. Με τακτικές 
διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που απαιτείται να γίνουν πρέπει 
να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να είναι αποτελεσματικές. Είναι 
σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε πειθαρχημένοι, στη βάση μιας 
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ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, 
μπορεί να προχωρήσει μια τέτοια ρύθμιση;;;;
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Επι τών δύσκολων αυτών ετών, ένεκα της οικονομικής χρήσης και της κατάστασης με την γείτονα Τουρκία, 
προβάλει επιτακτική όσο ποτέ, η ηρεμία και η προσήλωση στα επαγγελματικά καθήκοντα, των Αξκών που 
αποτελούν την ραχοκοκαλιά του Στρατεύματος, μέσω εξεύρεσης οριστικής λύσης σε ένα θέμα που ταλανίζει 
τους Αποφοίτους ΑΣΣΥ, από το 2010 .

Απόφοιτοι ΑΣΣΥ
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Επι τών δύσκολων αυτών ετών, ένεκα της οικονομικής χρήσης και της κατάστασης με την γείτονα Τουρκία, 
προβάλει επιτακτική όσο ποτέ, η ηρεμία και η προσήλωση στα επαγγελματικά καθήκοντα, των Αξκών που 
αποτελούν την ραχοκοκαλιά του Στρατεύματος, μέσω εξεύρεσης οριστικής λύσης σε ένα θέμα που ταλανίζει 
τους Αποφοίτους ΑΣΣΥ, από το 2010 .

Απόφοιτοι ΑΣΣΥ
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Αναφορικά με τις ρυθμίσεις του παρόντος άρθρου, γνωρίζονται τα εξής:
Η βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών εξ΄ Υπαξιωματικών (προέλευσης από Α.Σ.Σ.Υ.) καθορίζεται από τις 
διατάξεις των ν.2439/96 και ν.3883/10. Ο ν.2439/96 καλύπτει όσους προάχθηκαν στο βαθμό του 
Ανθυπολοχαγού (με 20 έτη υπηρεσίας) και μπήκαν στην κατηγορία των κατωτέρων Αξιωματικών, μέχρι στις 31-
12-10 (περιλαμβάνει τους καταταγέντες μέχρι στις 31-12-90). Από τις 01-01-11 τέθηκαν σε εφαρμογή οι 
νεότερες διατάξεις του ν.3883/10, οι οποίες καλύπτουν όσους προάχθηκαν στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού, 
μετά από 19 έτη υπηρεσίας με βάση το άρθρο 85 του ν.3883/10. Περιλαμβάνει δηλαδή τους απόφοιτους 
Α.Σ.Σ.Υ. με κατάταξη μετά από 01-01-91.
Τα προαναφερθέντα νομικά πλαίσια έχουν μεταξύ τους διαφορετική φιλοσοφία εξέλιξης. Ο ν.2439/96 
περιλαμβάνει σε γενικότερο πλαίσιο ευνοϊκότερες ρυθμίσεις, ενώ ο ν.3883/10 (πλην της πρόβλεψης 
προαγωγής στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 1 χρόνο νωρίτερα δηλαδή με 19 έτη υπηρεσίας) έχει πιο αυστηρό 
χρονοδιάγραμμα προαγωγών, το οποίο εξομαλύνεται εν μέρει στην πορεία μετά τη συμπλήρωση 34 ετών 
υπηρεσίας, λόγω πρόβλεψης παραμονής στο βαθμό του Ταγματάρχη για 2 μόνο έτη. Υπάρχει όμως σημαντικό 
κενό για την προαγωγή στον βαθμό Λοχαγού (26 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 28 
έτη βάσει του ν.3883/10) και του Ταγματάρχη (30 έτη υπηρεσίας βάσει των διατάξεων του ν.2439/96, αντί 34 
έτη βάσει του ν.3883/10). Πρόκειται για εμφανή αδικία αν λάβουμε υπόψη ότι αρκετοί συνάδελφοι θα 
επιλέξουν να αποστρατευθούν στα 35 έτη υπηρεσίας (40 συντάξιμα με την προσθήκη της μάχιμης 5ετίας), χωρίς
να προλάβουν να λάβουν τον καταληκτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη (προαγωγή στα 36 έτη υπηρεσίας 
βάσει του ν.3883/10, αντί 34 ετών βάσει του ν.2439/96).
Το χρονικό κενό των 4 ετών στον βαθμό του Λοχαγού είναι μεγάλο και πρέπει να περιοριστεί για να γίνει πιο 
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ομαλή και ισορροπημένη η βαθμολογική εξέλιξη, προς όφελος και της υπηρεσίας. Οι βελτιώσεις που πρέπει να 
γίνουν δεν μπορεί εκ των πραγμάτων να περιλάβουν μόνο τους απόφοιτους Α.Σ.Σ.Υ που κατατάχθηκαν μέχρι 
31-12-91 (Σειρά/Τάξη 1993), όπως επανειλημμένα τέθηκε στο Κοινοβούλιο, ούτε να περιοριστεί μόνο με βάση 
συγκεκριμένα συμφέροντα που προωθούν ορισμένοι συνάδελφοι (Σειρές/Τάξεις 1994-1995) και αναπαράγονται
τελευταία, ίσως από άγνοια ή αμέλεια περί του υφιστάμενου πλαισίου. Δεν είναι συναδελφικό να μπαίνουν 
αυθαίρετα όρια χρονικά όπως βολεύει τον καθένα μας. Δεν μπορεί να επιδιώκουμε απλή χρονική μετατόπιση 
των χρονικών ορίων και παραμονή της αδικίας σε βάρος των επόμενων Σειρών. Πρέπει να δούμε την αλήθεια 
κατάματα (δυστυχώς με την εφαρμογή του ν.3865/10 οι έννοιες παλαιού και νέου ασφαλισμένου, με βάση τον 
ν.2084/92, έχουν γίνει ουσιαστικά και πρακτικά ανενεργές). Πρέπει να επιδιώξουμε το ωφέλιμο για τους 
συναδέλφους και όχι το συντεχνιακά ή συνδικαλιστικά αναγκαίο. Γενικόλογες πρωτοβουλίες στη λογική του 
ναι σε όλα με συγκεκριμένες στοχεύσεις, δημιουργούν ανεπιστρεπτί κακό προηγούμενο για πολλούς νεότερους 
συναδέλφους.
Εκτιμάται ότι η πλειοψηφία των νεότερων συναδέλφων δεν μπορεί να συμφωνεί σε κάθε μορφής ρύθμιση που 
αποκλείει από τυχόν βελτίωση του ν.3883/10 τους αποφοίτους Α.Σ.Σ.Υ, τουλάχιστον για όσους κατατάχθηκαν 
μέχρι και το έτος 1997 (Σειρές/Τάξεις 1996 έως 1999), αλλά προφανώς και τις επόμενες. Η εισαγωγή στις 
σχολές έγινε με τον ίδιο, αν όχι με πιο αξιοκρατικό τρόπο (Πανελλήνιες), με αυξημένες μάλιστα βάσεις 
εισαγωγής σε σχέση με τις προηγούμενες Σειρές (αυτό δεν παίζει βεβαίως κανένα ρόλο). Στο ασφαλιστικό 
καθεστώς δεν υπάρχουν ουσιαστικές διαφορές και εργασιακά (ν.3865/10) όλοι βρίσκονται στην ίδια ακριβώς 
μοίρα. Δεν μπορεί κάποιοι συνάδελφοι να προβάλλουν διεκδικήσεις, αγνοώντας πλήρως όσους κατατάχθηκαν 
μετά τις 01-01-94 και αποκλείοντας τους στην ουσία από την οποιαδήποτε μορφής αποκατάσταση. Δεν είναι 
δυνατό να προωθούνται αιτήματα και συμφέροντα μεμονωμένα και αποσπασματικά, με βάση τις διασυνδέσεις. 
Ούτε μπορεί να ακούγεται και να δικαιώνεται μόνο όποιος μπορεί να «φωνάξει πιο δυνατά» την κατάλληλη 
στιγμή, μέσω ενώσεων – συνδέσμων κλπ. Πρέπει να προηγηθεί μια συνολικότερη συνεννόηση για να 
εξασφαλιστεί η ισότιμη μεταχείριση των Σειρών που εμπίπτουν βαθμολογικά στον ν.3883/10 (καταταγέντες από
01-01-91 και έπειτα δηλαδή) για να δοθούν συνολικές λύσεις στα προβλήματα του ν.3883/10. Με τακτικές 
διαχωρισμού και ατομικές στρατηγικές προκοπή δεν γίνεται. Οι παρεμβάσεις που απαιτείται να γίνουν πρέπει 
να έχουν το απαραίτητο «χρονικό βάθος» και τη μέγιστη δυνατή συναίνεση για να είναι αποτελεσματικές. Είναι 
σημαντικό στις προτάσεις επί των πάσης φύσεως διεκδικήσεων να είμαστε πειθαρχημένοι, στη βάση μιας 
ενιαίας, κοινής στρατηγικής. Συνεπώς, όταν οι δυσαρεστημένοι είναι πολλαπλάσιοι των ευεργετούμενων, 
μπορεί να προχωρήσει μια τέτοια ρύθμιση;;;;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:14   

 

Μας χαροποιεί ιδιαίτερα το παρόν σχέδιο νόμου και σας εκφράζουμε την ικανοποίηση μας κύριε Υπουργέ σε 
εσάς και στο επιτελείο σας για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93 που συμβάλλει
στο αίσθημα δικαίου και στην ισονομία στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:23   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:33   
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την ορθή σας κρίση και τη διόρθωση χρόνιων στρεβλώσεων και 
αδικιών εις βάρος των ΑΣΣΥ εισαχθέντων τα έτη 91 , 92 και 93.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:10   

 

στην ανάλυση συνεπειών της ρύθμισης στο εν λόγω άρθρο αναφέρεται ότι «η τήρηση του δεν διαταράσσει την 
επετηρίδα»..μα υπάρχει μεγαλύτερη αναταραχή, διαταραχή και ασυνέχεια επετηριδας από τη θεσπιση κενου 
4(!!!!) ετών μεταξύ δύο διαδοχικών, ιδίων κανόνων τάξεων;; παρακαλώ διορθώστε την διαφαινόμενη 
στρεβλωση και αποτρεψτε νέες δικαστικές διεκδικήσεις που μάλλον και ένας πρωτοετής φοιτητής της νομικής 
θα κερδίσει..σας ευχαριστώ..

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:56  

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
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έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1999, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:34   

 

Αξιότιμοι Κύριοι/Κυρίες,
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:36   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:38   

 

Με πάνω από 900 σχόλια σε ελάχιστες ημέρες αδυνατώ να πιστέψω πως αυτό το νομοσχέδιο θα προχωρήσει με
την παρούσα μορφή.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν 
πρέπει να είναι ημιτελείς.

Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η 
βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία.

Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.

Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.

Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα νομικό, 
ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.
Αν νομίζετε πως δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.

Αναρωτηθείτε όμως τούτο:

Αν είχατε διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και εσείς ενώ πληροίτε όλα τα κριτήρια, μπήκατε με την ίδια 
εγκύκλιο που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά από 28
χρόνια προσφοράς !!!):

– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!
– Γιατί ????

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε άμεσα 
στο νομοσχέδιο και δείξτε επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και διατάσσομεν».

Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.
Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα σχόλια και να σας τα μεταφέρει.
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Σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων 
Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες 
διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα 
σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων
αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».
γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
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«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».
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Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.
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Η μόνη δίκαιη, ισότιμη και ηθική θέση είναι η εξομοίωση και των 2 επόμενων σειρων ΑΣΣΥ και η κλιμακωτή 
ίσως εφαρμογή για τους υπόλοιπους..μισή λύση σημαίνει καμία λύση..παρακαλώ διορθώστε και μην αφήσετε 
πάλι μια άλλη αδικία να υφίσταται..σας ευχαριστώ
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
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προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
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2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Για τη Βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων προκειμένου οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη, διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της 
ισότητας, ως οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των 
άλλων κατηγοριών προτείνω τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
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δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:51   

 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:00   

 

Κύριε Υπουργέ.
Σχετικά με τους Αξκούς της ΠΑ προέλευσης του Ν445/74 και της περίπτωσης, όσων είχαν υπηρετήσει 
ολοκληρώνοντας την στρατιωτική θητεία ως κληρωτοί Υπαξιωματικοί ή Αξιωματικοί και στην συνέχεια 
εισήλθαν με Εγκύκλιο στην Υπηρεσία ως ανακαταταγής με τον βαθμό του Σμία ή Ασμία και αντίστοιχων 
βαθμών.
Μετά το 2016 οι τροπολογίες Νόμων σχετικές με την βελτίωση σταδιοδρομίας των Αξιωματικών εκ 
Υπαξιωματικών , επηρέασαν αρνητικά τους Αξκούς της άνω περίπτωσης που είναι και η μοναδική που δεν 
συμπεριλαμβάνεται σε νομοσχέδιο του Υπουργείου έως τώρα.
Αποτέλεσμα ήταν να χαθούν οι αναμενόμενες προαγωγές στους βαθμούς του Επγού και Ανσχου και να 
ακολουθεί η αποστρατεία χωρίς την συμπλήρωση της πλήρους πραγματικής υπηρεσίας με τον μέγιστο 
προβλεπόμενο βαθμό και τα ανάλογα οικονομικά οφέλη της εξόδου από την Υπηρεσία,( ειδικά οι γεννηθέντες 
1963-66),σε αντίθεση με τους συναδέλφους εκ ΑΣΣΥ ,Ν445/74 με συνεχόμενη θητεία , Μον. Εθελόντριες με ίδια 
ή και λιγότερα χρόνια υπηρεσίας.

Για τους εν λόγω εναπομείναντες Αξιωματικούς, περί τα 15 άτομα και με μέγιστη υπολοιπόμενη υπηρεσία δύο 
έτη, θα ήταν μια δικαίωση αποκατάστασης του θέματος με εισαγωγή στο παρόν νομοσχέδιο,άρθρου ή 
τροπολογία άλλου και αναδρομικότητα (προκειμένου να καλυθφούν οι βαθμολογικές απώλειες και όμοιοι 
αποστρατευτέντες) τουλάχιστον από την ημερομηνία της τροπολογίας σε ανάλογο νόμο τον Μαίο 2019 που 
κάλυπτε τους Αξκούς Ν445/74 με συνεχόμενη στρατιωτική θητεία και εξαιρούσε αυτούς που είχαν ολοκληρώσει
την θητεία και είχαν αθροιστικά περισότερα χρόνια.
Επίσης όπως αναλύεται και σε προτάσεις που έχουν παρουσιαστεί στο παρελθόν, η αποκατάσταση δεν 
επηρεάζει σε κανένα επίπεδο την ξεχωριστή σταδιοδρομία των υπόλοιπων συναδέλφων Αξιωματικών
Ευχαριστώ πολύ
Με εκτίμηση
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:55   

 

Συγχαρητήρια στον κ. Υπουργό και το Επιτελείο του!
Ένα νομοσχέδιο που διορθώνει καταστάσεις στις Ένοπλες Δυνάμεις!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:11   

 

Συγχαρητήρια για την λύση που επιτέλους δόσατε στην κατάφορη αδικία τόσων ετών για τις τάξεις 93-94-95.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:42   

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996(κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων,σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
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Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής,στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του
προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995,με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας,σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στη σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   

 

Ευχαριστούμε κ. Υπουργέ για την αναγνώριση του δίκαιου αιτήματός μας. Μετά από πολλά χρόνια το ΥΠΕΘΑ 
σκύβει πάνω από ουσιαστικά προβλήματα που βασανίζουν χρόνια τις Ε.Δ. Η δικαίωση που δίνετε με αυτό το 
νομοσχέδιο αυξάνει το ηθικό και επουλώνει πληγές χρόνων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:03   

 

Ευχαριστούμε τον αξιότιμο κο ΥΕΘΑ,όσο και την επιτελική του ομάδα για την συνεχή προσπάθεια επίλυσης 
προβλημάτων στις ένοπλες δυνάμεις.Επιτέλους επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα των Αξιωματικών αποφοίτων 
ΑΣΣΥ,οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93.Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των 
αδικιών,συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ 93(14η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:34   

 

Συγχαρητήρια στην πολιτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ και στο επιτελείο του. Αδικίες πολλών ετών λύνονται με αυτό 
το νομοσχέδιο, έστω και καθυστερημένα

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.

Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
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τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.

Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με εκτίμηση
Τάξη 1996

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:09   

 

Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια γιατί με το παρών άρθρο διορθώνονται χρόνιες στρεβλώσεις και αδικίες εις 
βάρος των ΑΣΣΥ εισαχθέντων τα έτη 91 , 92 και 93.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:01   

 

Σταματήστε να σπερνετε διχασμό στις ένοπλες δυνάμεις και διορθώστε τις αδικίες που αυτό το νομοσχέδιο 
δημιουργεί. Διχάζετε το στράτευμα σε αξιωματικούς προέλευσης ΕΜΘ και ΑΣΣΥ,
καθώς και σε σειρές ΑΣΣΥ μεταξύ τους. Και μάλιστα τώρα που η ενότητα στο στράτευμα είναι πιο απαραίτητη 
από ποτέ!! Δώστε πίσω τον βαθμό στους αποφοίτους ΑΣΣΥ και στις επόμενες του 1993 σειρές .Όχι σε κάποιες 
αλλά σε ΟΛΕΣ. Μην μας απογοητεύετε άλλο. Δεν εισαχθήκαμε στις ΑΣΣΥ μέσω πανελληνίων εξετάσεων για να 
μας υποβαθμίζετε και να μας υποτιμάτε μ αυτόν τον τρόπο. Και για να μιλήσω και στην γλώσσα σας, είμαστε 
πολλοί κι όσο μεγάλη είναι η απογοήτευσή μας, άλλο τόσο μεγάλη είναι και η εκλογική μας δύναμη μαζί με τις 
οικογένειές μας!! Το νου σας!!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:53  

 

Κύριε Υπουργέ,

Ως καταταγέντας του 1997 (Τάξη 1999) στη ΣΤΥΑ θεωρώ το ν.3883/10 έναν άδικο νόμο για τους αποφοίτους 
ΑΣΣΥ. Έχοντας υποστεί βαθμολογική και μισθολογική υποβάθμιση, έχετε την ευκαιρία να αποκαταστήσετε μια 
κατάφωρη αδικία αλλά με έκπληξή μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη 
μου υπόκειται ακριβώς στο ίδιο νομικό πλαίσιο αλλά δυστυχώς την αφήνεται εκτός. Εισερχόμενοι στις τάξεις 
των Ενόπλων Δυνάμεων συναινέσαμε σε μια εγκύκλιο σύμφωνα με την οποία καταληκτικός βαθμός ήταν αυτός 
του Σμηνάρχου.Με την εφαρμογή του νόμου στερούμαστε 2 βαθμούς και έρχεται σε αντίθεση με τα κριτήρια 
εισαγωγής σε ΑΣΣΥ τα οποία προϋπόθεταν διαγραφή από ΑΕΙ σε όσους ήταν επιτυχόντες. Το ΠΕΡΙ ΔΙΚΑΙΟΥ 
ΑΙΣΘΗΜΑ ΑΓΝΟΕΙΤΑΙ. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση; Μπορείτε να μας εξηγήσετε: α) ποια η διαφορά στους 
παραπάνω καταταγέντες; β) ποιος ο νόμος που ξεχωρίζει τους παραπάνω συναδέλφους;

Με εκτίμηση,
Αξιωματικός ΑΣΣΥ (ΣΤΥΑ Τάξη 1999)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:15   
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:54   

 

Συγχαρητήρια….δίκαιο….έστω και με καθυστέρηση.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:44   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:22   

 

Συμφωνω και εγω με τον συναδελφο ταξης 97.Ειμαι της ταξης 96 και με τοσυγκεκριμενο αρθρο θιγομαστε 
βαθμολογικα,ασφαλιστικα και συνταξιοδοτικα χωρις να διαφερουμε σε κατι απο τις ταξεις 95,94,93.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
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Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:08   

 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)
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Αξιότιμοι Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης

Έχοντας ως δεδομένο ότι τα σχόλια θα λάβουν την απαραίτητη προσοχή από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και 
θα παίξουν σημαίνοντα ρόλο στην τελική διαμόρφωση του Νόμου συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι 
προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την 
εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον 
ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές 
ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και 
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί μια ανισορροπία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο 
στράτευμα, η οποία δημιουργεί προβληματισμούς σχετικά με το κατά πόσο τελικά υπάρχει ισονομία, ισότητα 
και δικαίου.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Το σίουρο είναι ότι οι καταταγέντες το 1994 
και το 1995 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται 
με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο.
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΤΗΣ ΣΜΥ-ΣΜΥΝ-ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους 
εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του 
Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Συνταγματαρχη-
Σμηνάρχου-Πλοιαρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
10 μήνες διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά και ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
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υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό.

Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζουμε, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.

Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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ΑΔΙΚΙΑ για τους Αξκούς ΑΣΣΥ Τάξης 1996 !!!
Συγκεκριμένα:
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.

Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον 
ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές 
ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και 
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά. Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι 
οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που 
οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως
η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές 
ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον 
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
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Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Στην Προκήρυξη Διαγωνισμού Επιλογής Σπουδαστών Ακαδημαϊκού Έτους 1996-97 οι σχετικοί Νόμοι που 
καθόριζαν τις προϋποθέσεις εισαγωγής, την σταδιοδρομία και την βαθμολογική εξέλιξη των εισακτέων της 
48ης Σειράς ΣΤΥΑ (έτος εισαγωγής 1996), είναι ακριβώς οι ίδιοι με αυτούς, που ίσχυαν στις προηγούμενες 
προκηρύξεις εισαγωγής για τις προηγούμενες σειρές ΣΤΥΑ. Συνεπώς για την τήρηση της αρχής της ισονομίας 
και των ίσων ευκαιριών θα πρέπει να συμπεριληφθούν στις ίδιες νομοθετικές ρυθμίσεις και οι απόφοιτοι της 
48ης Σειράς ΣΤΥΑ (έτος εισαγωγής 1996).
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 29 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 96)
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
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β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 96)
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
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Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)
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Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 29 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 96)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:50   

 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
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συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό

Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:11   

 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 

1649 

1652



συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Α.Π.
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 96)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:55   

 

Συμφωνώ απόλυτα με τον συνάδελφό
.Εγώ είμαι τάξη του 96 και αυτός τάξη του 97.Θιγομαστε από το άρθρο 53 βαθμολογικά,ασφαλιστικά, 
συνταξιοδοτικά χωρίς να έχουμε καμία διαφορά με την τάξη του 95,94,93 που περιλαμβάνονται στο υπόψιν 
νομοσχέδιο…..

«Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.
Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.
Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :
α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας
Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροη αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.
Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.
Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.
Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας
Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)»

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:12   
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Αξιότιμε κύριε Υπουργέ.

Θα ήθελα να υπενθυμίσω ότι η αιτία για την ανισότητα που είχε επέλθει στην βαθμολογική εξέλιξη των 
Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ είναι η απόφαση για προαγωγή πριν μερικά χρόνια μόνο των Αξιωματικών 
αποφοίτων ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί το 1990 (τάξη 1992) σε μια συνεδρίαση της ΒτΕ που έγινε νύχτα και με 
ένα άρθρο που δεν είχε μπει καν σε διαβούλευση από την προηγούμενη κυβέρνηση.
Είναι ευχάριστο , αν και με καθυστέρηση , που με αυτή τη νομοθετική πρωτοβουλία και μέσα από τη δημόσια 
διαβούλευση προσπαθείτε να διορθώσετε αυτή την ανισότητα που είχε δημιουργηθεί στη βαθμολογική εξέλιξη 
των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί τα έτη 1991 , 1992 και 1993 (τάξεων 1993,1994,1995 
αντίστοιχα), ιδιαίτερα μετά την σταδιοδρομική εξομοίωση στελεχών που εισήχθησαν τον Μάϊο του 1993 με τους 
καταταγέντες το έτος 1992 , η οποία επιφέρει διατάραξη της επετηρίδας.
Είναι η αρχή ώστε να διορθωθεί μια μεγάλη αδικία η οποία δημιούργησε δύο διαφορετικές ταχύτητες στη 
βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ και συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ 93 (τάξη 95)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:58   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την ορθή σας κρίση και τη διόρθωση χρόνιων στρεβλώσεων και 
αδικιών εις βάρος των ΑΣΣΥ εισαχθέντων τα έτη 91 , 92 και 93.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ,
συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.Όμως 
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να κατανοήσετε, να καταλάβετε και να 
ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική (όπως φαίνεται) 
ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή 
τους στις ΑΣΣΥ από τους συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;;
Ότι πρέπει η 15η σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια 
εγκύκλιο και είχαν ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ
!!! Είναι δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ 
ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα και η Κυβέρνηση των 
«αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και 
ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για 
όλους ανεξαιρέτως.ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ
ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ
ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) 
σας καλώ να αναθεωρήσετε.Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές 
περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της
χρηστής διοίκησης.Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι 
δυνατόν να ξεχνάμε ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994

1651 

1654



 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την ορθή σας κρίση και τη διόρθωση χρόνιων στρεβλώσεων και 
αδικιών εις βάρος των ΑΣΣΥ εισαχθέντων τα έτη 91 , 92 και 93.
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Ένα νομοσχέδιο που δείχνει το σοβαρό έργο που γινεται στο υπουργείο Εθνικής Άμυνας
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κ.Υπουργέ
Στην προσπάθειά σας να διορθώσετε μία αδικία, διαπράξατε μία άλλη. Ως αξιωματικός των Ενόπλων Δυνάμεων
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νιώθω για άλλη μία φορά ότι αδικούμαι και απαξιώνομαι. Εισαχθήκαμε στην ΣΤΥΑ όχι γιατί στερούμασταν 
επιλογών αλλά από επιλογή.
Περάσαμε στην σχολή μέσω πανελληνίων εξετάσεων και με πολύ καλούς βαθμούς. Επιλέξαμε να 
ακολουθήσουμε την συγκεκριμένη σχολή για τον λόγο ότι η εγκύκλιός της κάλυπτε τις προοπτικές και τα θέλω 
μας. Το κυριότερο όμως είναι ότι τα καταφέραμε με μοναδικά εφόδια τις γνώσεις μας και χωρίς καμία βοήθεια.
Αρκετοί από εμάς διαγραφήκαμε από Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα γιατί ήταν στις προϋποθέσεις για την 
εγγραφή μας στη ΣΤΥΑ.
Από αυτή τη σχολή βγήκαμε όλοι με τα ίδια εφόδια και περάσαμε όλοι τις ίδιες δυσκολίες.
ΜΗΝ ΣΠΕΡΝΕΤΕ ΔΙΧΟΝΙΑ ΑΝΑΜΕΣΑ ΣΤΙΣ ΤΑΞΕΙΣ ΤΩΝ ΑΣΣΥ
ΜΗΝ ΜΑΣ ΑΠΑΞΙΩΝΕΤΕ
ΔΩΣΤΕ ΜΙΑ ΔΙΚΑΙΗ ΛΥΣΗ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ ΜΑΣ
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα
στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές
ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και 
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με
αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη
συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης 
πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού
βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον
Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
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1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι
τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο
σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της 
αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της
βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα,
μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και 
επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε 
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει
στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ
αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα
στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές
ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και 
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της θα προάγονται ως 
ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, 
με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με
αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη
συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης 
πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του
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Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού
βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον
Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι
τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο
σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της 
αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της
βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα,
μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και 
επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε 
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει
στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ
αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:51   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:09   

 

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας

Στα πλαίσια της δημόσιας διαβούλευσης του νομοσχεδίου , η πρόταση σας για την αποκατάσταση των Αξκών εξ
ΑΣΣΥ πραγματικά χρήζει αξιομνημόνευτης αποδοχής και δείχνει την πρόθεση σας για την επίλυση των 
προβλημάτων που έχουν δημιουργηθεί με την εφαρμογή του Ν.3883/2010 για όλους τους απόφοιτους των 
σχολών υπαξιωματικών των ετών 1993,1994 και 1995.

Το εν λόγω άρθρο, του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, δεν δίνει λύση όμως στους απόφοιτους των σχολών 
Υπαξιωματικών των ετών 1996 ,1997 καθώς και των μετά αυτών ετών αποφοιτησάντων έως την έκδοση του 
Ν.3883/2010.
Είναι λοιπόν πολύ σημαντικό να πραγματοποιηθεί διόρθωση του άρθρου 37 του νομοσχεδίου ώστε να 
συμπεριλάβει τους αποφοίτους 1996 και 1997 οι οποίοι διέπονται από την ίδια εγκύκλιο και βαθμολογική 
εξέλιξη των αποφοίτων των σχολών υπαξιωματικών ετών 1993,1994 και 1995.

Η μη εναρμόνιση του νομοσχεδίου των ανωτέρων αποφοίτων δημιουργεί :

α). Παρά τα ένα (1) και δυο(2) έτη διαφοράς εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ θα υπάρχεουν τουλάχιστον τέσσερα 
(4) έτη διαφοράς ως προς την βαθμολογική εξέλιξη των προαναφερθέντων Αξκών.
β). Ως προς την συνταξιοδότηση των εν λόγω Αξκών και τον καταληκτικό βαθμό αυτών, θα υπάρχει διαφορά 2 
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βαθμών δημιουργώντας και οικονομικές επιπτώσεις στον βιοπορισμό τους.
γ). Έλλειψη της τήρησης των αρχών της ισότητας αλλά και της αναλογικότητας αφού η νομολογία δημιουργεί 
δυσμενέστερες πολυεπίπεδες επιπτώσεις σε Αξιωματικούς του ιδίου σώματος με μόλις ένα (1) χρόνο διαφορά 
εισαγωγής αυτών στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξιότιμη Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας

Έχοντας 28 χρόνια υπηρεσίας είμαι σίγουρος ότι οι εξαιρετικοί συνάδελφοι μου του νομικού τμήματος του 
Υπουργείου έχουν την γνώση και την επιστημονικότητα να δημιουργήσουν μέσω των αλλαγών που απαιτείται 
την κατάλληλη βάση επίλυσης των προαναφερθέντων και να δημιουργήσουν μια ομαλή ροή αποκατάστασης 
της εξέλιξης των αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών.

Επίσης θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι η ένταξη μου στις Ένοπλες Δυνάμεις αποτελεί συνειδητή επιλογή (εκ των 
60 που μου διέθετε το μηχανογραφικό δελτίο) και δεν μετάνιωσα ποτέ για αυτή την επιλογή. Με αυτή την 
επιλογή πορεύομαι τόσα χρόνια και προσπαθώ να ανταποκριθώ στα επαγγελματικά μου καθήκοντα και να 
αποτελώ μέρος του «πολλαπλασιαστή Ισχύος» που έχετε αναφέρει σε πολλές ομιλίες σας.

Η ομαλοποίηση των ανισοτήτων και η δικαιοσύνη αποτελεί για μένα θέμα αρχής . Αυτό εφαρμόζω τα τελευταία 
28 χρόνια δημιουργώντας συνθήκες σεβασμού, αξιοπρέπειας και χρηστής διοίκησης ανάμεσα στους 
συναδέλφους μου. Είναι σημαντικό οι συνάδελφοι μου να είναι επικεντρωμένοι στην αντιμετώπιση των 
καταστάσεων που δημιουργούνται εναντίον της Πατρίδας μας και όχι σε δικαστικούς αγώνες και αγωγές.

Σας ευχαριστώ για τον χρόνο σας

Με Εκτίμηση/Σεβασμό
Κ.Γ
Αξιωματικός Πολεμικής Αεροπορίας
(Απόφοιτος Τάξεως 97)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:12   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:36   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

ΑΣΣΥ 91

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:53   

 

Σας ευχαριστούμε θερμά για την αποκατάσταση της ιεραρχικής μας εξέλιξης!!
Εύχομαι το γρηγορότερο την εφαρμογή του πολυπόθητου μέτρου!!
Με εκτίμηση ΣΜΥ 94
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:40   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
ΣΜΥ 1993
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Κύριε Υπουργέ Ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως καταληκτική
ημερομηνία για τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να αφήνεται 2 
σειρες εξω ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και όχι η 31-12-
2020 ώστε να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το συνταξιοδοτικο.Έτσι 
δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 και 1995.Το άρθρο 
αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο με αυτές 
που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!).Είναι το 
λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 1994 και 
1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.Παρακαλούμε για την 
επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να αποκατασταθεί η 
ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από το 1991 έως και το
1995.Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειτε στις απαραίτητες διoρθωτικες 
τροποποιήσεις.

Με εκτίμηση
ΣπύροςΞ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:42   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:01   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν και αργησατε λιγακι συγχαρητήρια για την ορθή σας κρίση και τη διόρθωση 
χρόνιων στρεβλώσεων και αδικιών εις βάρος των ΑΣΣΥ εισαχθέντων το έτος 91.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:54   
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:53   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΣΜΥΝ 95
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση 53 άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:48   
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Δυστυχώς, απογοήτευση και αγανάκτηση και αυτή τη φορά.

Όπως συνέβη με τον ν.4915/2022, όπου αναρτήθηκαν και αναλύθηκαν επαρκώς στο πλαίσιο της διαβούλευσης 
σχετικές προτάσεις, έτσι και στο παρόν σχέδιο νόμου αγνοείται παντελώς ένα τρανταχτό ζήτημα εγγενούς 
νομοθετικής αστοχίας, που όντως ανέκυψε κατά την εφαρμογή της υφιστάμενης νομοθεσίας, και αφορά μερίδα
Αξιωματικών αποφοίτων Παραγωγικής Σχολής (ΑΣΣΥ).

Πράγματι, αναρωτιέται κανείς: Γνωρίζει άραγε ο νομοθέτης ότι υπάρχει κατηγορία στελεχών, προερχόμενων 
από ΑΣΣΥ κατόχων πτυχίου ΑΕΙ Πανεπιστημιακού τομέα, που βάσει υφιστάμενης νομοθεσίας αποστρατεύονται, 
δίχως καν να τους παρέχεται η δυνατότητα να φθάσουν τον προβλεπόμενο από την ίδια νομοθεσία καταληκτικό
βαθμό;; Ακούγεται αντιφατικό, αλλά είναι πραγματικότητα. Ο νομοθέτης δεν έχει πράξει κάτι μέχρι τώρα, 
επειδή ενδεχομένως δεν γνώριζε;;

Ευελπιστούμε ότι ο νομοθέτης ως γνώστης πλέον του ζητήματος, και εμφορούμενος από στοιχειώδη αίσθηση 
ορθολογισμού, δικαίου, σεβασμού, και επειδή δεν νοούνται σταδιοδρομικές διατάξεις που αποκλείουν τυπικά 
και ουσιαστικά τα στελέχη από την κτήση του θεσμοθετημένου καταληκτικού βαθμού, θα εγκύψει σε ένα 
προβληματικό ζήτημα το οποίο δεν ήταν αρχικά εμφανές, νομοθετώντας προς την κατεύθυνση της άρσης 
δυσχερειών οι οποίες ανέκυψαν κατά την εφαρμογή της νομοθεσίας, πράγμα που εν μέρει εμπίπτει στις 
πρόνοιες του παρόντος σχεδίου νόμου.

Συγκεκριμένα, το εν λόγω ζήτημα έχει ως εξής:
Η κατηγορία των Αντιπλοιάρχων αποφοίτων ΑΣΣΥ πτυχιούχων ΑΕΙ Πανεπιστημιακού τομέα, κρίνεται για 
προαγωγή στον καταληκτικό βαθμό με την συμπλήρωση 37 ετών πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, και 
εφόσον κριθούν προακτέοι, προάγονται (παρ. 17 άρθρου 16 ν.2439/1996). Όμως, μερίδα των στελεχών 
αυτών, όταν φθάνουν να κριθούν στα 37 έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας για προαγωγή στον 
καταληκτικό βαθμό, καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας του βαθμού (56 έτη), και αντί να προαχθούν, 
αποστρατεύονται (παρ. 8 άρθρου 21 ν.2439/1996).

Σε αντίθεση με τους παραπάνω, στελέχη ίδιας κατηγορίας και ίδιου έτους εισαγωγής (συμμαθητές), που 
εντούτοις εισήχθησαν σε μικρότερη ηλικία στη Στρατιωτική Σχολή, κρινόμενοι για προαγωγή στον καταληκτικό 
βαθμό (στα 37 έτη υπηρεσίας), δεν καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας και, εφόσον κριθούν προακτέοι, 
προάγονται.

Όπως γίνεται αντιληπτό, ο μοναδικός πλην όμως καταλυτικός παράγοντας που εν προκειμένω είναι η ηλικία 
εισαγωγής (στο ίδιο έτος) στη Στρατιωτική Σχολή, καταλήγει να διαφοροποιεί ουσιωδώς με βάση το γράμμα 
αλλά όχι το πνεύμα του νόμου, την βαθμολογική εξέλιξη ανάμεσα σε στελέχη ίδιας κατηγορίας και ίδιου έτους 
εισαγωγής (ήτοι ομοιόβαθμους και συμμαθητές), αποτυπώνοντας εναργώς το μέγεθος μιας εγγενούς 
νομοθετικής παράλειψης.

Δεδομένου ότι ο κ. Υπουργός, κατά την κοινοβουλευτική συζήτηση για την ψήφιση του ν.4915/2022, έχει 
επιδείξει βούληση και έχει εκφραστεί ευθαρσώς και με ευθυκρισία ότι, «τα όρια ηλικίας δεν μπορεί να είναι 
εμπόδιο για την παραμονή των άξιων και ικανών στην υπηρεσία», προτείνεται η υιοθέτηση της παρακάτω 
πρότασης τροποποίησης της παρ. 17 του άρθρου 16 του ν.2439/1996, που θεραπεύει την προαναφερόμενη 
νομοθετική αστοχία, παρέχοντας τη δυνατότητα κτήσης του θεσμοθετημένου καταληκτικού βαθμού:

«17. Από τις διατάξεις της παρ. 14 του παρόντος άρθρου εξαιρούνται οι Συνταγματάρχες και Ταξίαρχοι και οι 
αντίστοιχοι των άλλων Κλάδων που δεν διανύουν τον τελευταίο βαθμό εξέλιξής τους, καθώς και οι Ταξίαρχοι 
και οι αντίστοιχοι των άλλων Κλάδων που διανύουν τον καταληκτικό βαθμό εξέλιξής τους και, μέχρι την 31η 
Δεκεμβρίου του έτους που γίνονται οι κρίσεις, δεν συμπληρώνουν δύο (2) έτη στον κατεχόμενο βαθμό 
(Αντικαταστάθηκε με το άρθρο 21 του ν. 4598/2019 Α’ 36). Αυτοί κρίνονται όπως και οι λοιποί ομοιόβαθμοί 
τους, που δεν συμπληρώνουν 35ετία. Ομοίως εξαιρούνται οι Αντισυνταγματάρχες και οι αντίστοιχοι των άλλων 
κλάδων των ΕΔ που προέρχονται από υπαξιωματικούς αποφοίτους Ανώτερων Στρατιωτικών Σχολών 
Υπαξιωματικών και είναι πτυχιούχοι ΑΕΙ του πανεπιστημιακού τομέα εκπαίδευσης. Οι αξιωματικοί του 
προηγούμενου εδαφίου κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό με τη συμπλήρωση του απαραίτητου 
χρόνου παραμονής της περίπτωσης ε´ της παραγράφου 1 του άρθρου 5 ανεξαρτήτως τυχόν κατάληψης από το 
όριο ηλικίας του άρθρου 21 παρ. 8 και, εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως ύπαρξης κενών 
οργανικών θέσεων. (Προστέθηκε με το άρθρο 4 ν. 4494/2017 Α’ 165)»

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:08   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ τα σχόλια σε λίγες μόνο μέρες έχουν ξεπεράσει τα 1000 για το συγκεκριμένο άρθρο. Τα
περισσότερα εξ αυτών για να συμπεριλάβετε στο νομοσχέδιο τις τάξεις που θίγονται άμεσα των τάξεων ΑΣΣΥ 
1994 και 1995.Ολοκληρώστε το νομοσχέδιο με τις απαραίτητες, δίκαιες, νόμιμες αλλαγές.Το δίκαιο δεν χωράει 
προσωρινές λύσεις.Κύριε Υπουργέ, η διαβούλευση αυτή δείχνει και τον μοναδικό δρόμο επίλυσης του 
θέματος.Ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως καταληκτική 
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ημερομηνία για τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να αφήνεται 2 
σειρες εξω ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και όχι η 31-12-
2020 ώστε να συμπεριλαμβάνεται και η τάξη του 1994 και 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το 
συνταξιοδοτικο.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:44   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:14   

 

Το μόνο που θα επιτευχθεί είναι η λύση που θα δώσετε να μεγαλώσει τις ανισότητες μεταξύ μας. Πως γίνεται 
να είμαστε μαζί με τους συναδέλφους του 93 για ένα χρόνο μαζί και να συμβούν τώρα όλα αυτά που 
σκέφτεσται .
Είναι επιεικός απαράδεκτη η ρύθμιση να δώσετε λύση με δικαιoσύνη.
Φθάνει ο καιρός,,,,,,,,,,,

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:27   

 

Κύριε Υπουργέ, ένα μεγάλο «ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ» καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, 
των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο
αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί 
λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, 
που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το 
περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:18   

 

Το παρόν σχέδιο νόμου επιλύει το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ 1991-92-93. 
Αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί 
λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος και ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:09   

 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
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δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:04   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
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νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη και 
τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
3α1/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015
και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των 
απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική 
εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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Ήδη από τα πρώτα 24ωρα της δημοσίευσης του νομοσχεδίου που βγήκε προς διαβούλευση, τα εκατοντάδες 
σχόλια τόσο στην σελίδα του νομοσχεδίου,αλλά και στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης δείχνουν το ενδιαφέρον 
του κόσμου αλλά και τον προβληματισμό για το αρθρο 53 σχετικά με την σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ. Ενώ λοιπόν 
το εν λόγω άρθρο βγήκε για να καλύψει φαινομενικά μια αδικία του παρελθόντος, αυτό καταφέρνει να κάνει 
το ακριβώς αντίθετο…. Ο νόμος 3883/2010 ήταν μια ταφόπλακα στην σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ από τους 
καταταγέντες του 1990 και μετά…. Αυτό που όμως γίνεται αντιληπτό στην κοινή γνώμη είναι ότι η εξαίρεση μιας
μικρής μόνο ομάδας από ένα νομοσχέδιο, φαντάζει μόνο ως εξυπηρέτηση συμφερόντων και ευνοική 
μεταχείριση για λίγους… Τώρα με το νομοσχέδιο αυτό αντί να γίνει μια ολιστική αναδιάρθρωση των 
προαγωγών όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ, βλέπουμε με θλίψη ότι αυτό προτίθεται να συμβεί μόνο για τους 
καταταγέντες μεχρι της 31/12/1993.Προφανώς οι συνάδελφοι που προέρχονται από τις εν λόγω τάξεις να 
αισθάνονται δικαιωμένοι και να εκφράζουν τα ευχαριστήρια προς τον κύριο Υπουργό, διότι δεν 
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αντιλαμβάνονται ότι την αδικία που ένιωσαν οι ίδιοι όταν αυτό είχε γίνει με τους παλαιότερους, τώρα κάνουν 
στους υπολοίπους, αυτό ακριβώς που είχαν κάνει και οι παλαιότεροι εν αγνοία τους, στους ιδίους….!!! Τα 500-
600 Στελέχη που τώρα δείχνουν ευγνωμοσύνη ,θα πρέπει να βάλει σε σκέψεις τον Κ.Υπουργό, καθώς 
υπάρχουν χιλιάδες άλλοι που είτε τώρα διαμαρτύρονται για την συνέχιση της αδικίας ,είτε η σιωπή τους δεν θα
πρέπει να αγνοηθεί. Εμείς λοιπόν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων αισθανόμαστε έντονη πικρία, 
στεναχώρια και απογοήτευση και δεν θα συμμετάσχουμε στον κοινωνικό αυτοματισμό…. Εμείς οι απόφοιτοι 
ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων θεωρούμε ότι η ΛΥΣΗ είναι ΚΑΙ πρέπει να είναι κοινή για όλους και όλες… Να 
υπενθυμίσουμε δε, ότι την τελευταία 5ετία οι Σχολές ΑΣΣΥ έχουν γίνει 3ετής φοίτησης και το επίπεδο έχει 
αυξηθεί ακόμα περισσότερο από το ήδη υψηλό που ήταν!Για αυτούς τους λόγους λοιπόν και προς 
αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου αλλά και ηθικού που πρέπει να διακρίνει όλους τους Έλληνες 
Στρατιωτικούς ζητάμε από τον κύριο Υπουργό ένα νομοσχέδιο που να δίνει συνολική αποκατάσταση με 
προαγωγή σε ΤΧΕΣ και αντίστοιχους στα 32 έτη πραγματικής υπηρεσίας και ΑΝΧΕΣ και αντίστοιχους στα 34 έτη 
πραγματικής υπηρεσίας…!!!!Επίσης ο χρόνος Διοικήσεως στους βαθμούς,αποτελεί αναγκαίο προσόν 
προαγωγής,ενώ στο νομοσχέδιο εξαιρείται ως προσόν προαγωγής μόνο για τους εν λόγω καταταγέντες.Ήδη 
αρκετοί συνάδελφοι δεν έχουν προαχθεί εξαιτίας αυτού του θέματος ,η λύση και εδώ πρέπει να δοθεί ολιστική 
για όλους, καθώς είναι αυτό που αναγκάζει τους συναδέλφους σε υποχρεωτική μετάθεση με κόστος, τόσο στα 
οικονομικά της οικογένειας αλλά και στην γαλήνη της.
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Ήδη από τα πρώτα 24ωρα της δημοσίευσης του νομοσχεδίου που βγήκε προς διαβούλευση, τα εκατοντάδες 
σχόλια τόσο στην σελίδα του νομοσχεδίου,αλλά και στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης δείχνουν το ενδιαφέρον 
του κόσμου αλλά και τον προβληματισμό για το αρθρο 53 σχετικά με την σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ. Ενώ λοιπόν 
το εν λόγω άρθρο βγήκε για να καλύψει φαινομενικά μια αδικία του παρελθόντος, αυτό καταφέρνει να κάνει 
το ακριβώς αντίθετο…. Ο νόμος 3883/2010 ήταν μια ταφόπλακα στην σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ από τους 
καταταγέντες του 1990 και μετά…. Αυτό που όμως γίνεται αντιληπτό στην κοινή γνώμη είναι ότι η εξαίρεση μιας
μικρής μόνο ομάδας από ένα νομοσχέδιο, φαντάζει μόνο ως εξυπηρέτηση συμφερόντων και ευνοική 
μεταχείριση για λίγους… Τώρα με το νομοσχέδιο αυτό αντί να γίνει μια ολιστική αναδιάρθρωση των 
προαγωγών όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ, βλέπουμε με θλίψη ότι αυτό προτίθεται να συμβεί μόνο για τους 
καταταγέντες μεχρι της 31/12/1993.Προφανώς οι συνάδελφοι που προέρχονται από τις εν λόγω τάξεις να 
αισθάνονται δικαιωμένοι και να εκφράζουν τα ευχαριστήρια προς τον κύριο Υπουργό, διότι δεν 
αντιλαμβάνονται ότι την αδικία που ένιωσαν οι ίδιοι όταν αυτό είχε γίνει με τους παλαιότερους, τώρα κάνουν 
στους υπολοίπους, αυτό ακριβώς που είχαν κάνει και οι παλαιότεροι εν αγνοία τους, στους ιδίους….!!! Τα 500-
600 Στελέχη που τώρα δείχνουν ευγνωμοσύνη ,θα πρέπει να βάλει σε σκέψεις τον Κ.Υπουργό, καθώς 
υπάρχουν χιλιάδες άλλοι που είτε τώρα διαμαρτύρονται για την συνέχιση της αδικίας ,είτε η σιωπή τους δεν θα
πρέπει να αγνοηθεί. Εμείς λοιπόν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων αισθανόμαστε έντονη πικρία, 
στεναχώρια και απογοήτευση και δεν θα συμμετάσχουμε στον κοινωνικό αυτοματισμό…. Εμείς οι απόφοιτοι 
ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων θεωρούμε ότι η ΛΥΣΗ είναι ΚΑΙ πρέπει να είναι κοινή για όλους και όλες… Να 
υπενθυμίσουμε δε, ότι την τελευταία 5ετία οι Σχολές ΑΣΣΥ έχουν γίνει 3ετής φοίτησης και το επίπεδο έχει 
αυξηθεί ακόμα περισσότερο από το ήδη υψηλό που ήταν!Για αυτούς τους λόγους λοιπόν και προς 
αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου αλλά και ηθικού που πρέπει να διακρίνει όλους τους Έλληνες 
Στρατιωτικούς ζητάμε από τον κύριο Υπουργό ένα νομοσχέδιο που να δίνει συνολική αποκατάσταση με 
προαγωγή σε ΤΧΕΣ και αντίστοιχους στα 32 έτη πραγματικής υπηρεσίας και ΑΝΧΕΣ και αντίστοιχους στα 34 έτη 
πραγματικής υπηρεσίας…!!!!Επίσης ο χρόνος Διοικήσεως στους βαθμούς,αποτελεί αναγκαίο προσόν 
προαγωγής,ενώ στο νομοσχέδιο εξαιρείται ως προσόν προαγωγής μόνο για τους εν λόγω καταταγέντες.Ήδη 
αρκετοί συνάδελφοι δεν έχουν προαχθεί εξαιτίας αυτού του θέματος ,η λύση και εδώ πρέπει να δοθεί ολιστική 
για όλους, καθώς είναι αυτό που αναγκάζει τους συναδέλφους σε υποχρεωτική μετάθεση με κόστος, τόσο στα 
οικονομικά της οικογένειας αλλά και στην γαλήνη της.
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Ήδη από τα πρώτα 24ωρα της δημοσίευσης του νομοσχεδίου που βγήκε προς διαβούλευση, τα εκατοντάδες 
σχόλια τόσο στην σελίδα του νομοσχεδίου,αλλά και στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης δείχνουν το ενδιαφέρον 
του κόσμου αλλά και τον προβληματισμό για το αρθρο 53 σχετικά με την σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ. Ενώ λοιπόν 
το εν λόγω άρθρο βγήκε για να καλύψει φαινομενικά μια αδικία του παρελθόντος, αυτό καταφέρνει να κάνει 
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το ακριβώς αντίθετο…. Ο νόμος 3883/2010 ήταν μια ταφόπλακα στην σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ από τους 
καταταγέντες του 1990 και μετά…. Αυτό που όμως γίνεται αντιληπτό στην κοινή γνώμη είναι ότι η εξαίρεση μιας
μικρής μόνο ομάδας από ένα νομοσχέδιο, φαντάζει μόνο ως εξυπηρέτηση συμφερόντων και ευνοική 
μεταχείριση για λίγους… Τώρα με το νομοσχέδιο αυτό αντί να γίνει μια ολιστική αναδιάρθρωση των 
προαγωγών όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ, βλέπουμε με θλίψη ότι αυτό προτίθεται να συμβεί μόνο για τους 
καταταγέντες μεχρι της 31/12/1993.Προφανώς οι συνάδελφοι που προέρχονται από τις εν λόγω τάξεις να 
αισθάνονται δικαιωμένοι και να εκφράζουν τα ευχαριστήρια προς τον κύριο Υπουργό, διότι δεν 
αντιλαμβάνονται ότι την αδικία που ένιωσαν οι ίδιοι όταν αυτό είχε γίνει με τους παλαιότερους, τώρα κάνουν 
στους υπολοίπους, αυτό ακριβώς που είχαν κάνει και οι παλαιότεροι εν αγνοία τους, στους ιδίους….!!! Τα 500-
600 Στελέχη που τώρα δείχνουν ευγνωμοσύνη ,θα πρέπει να βάλει σε σκέψεις τον Κ.Υπουργό, καθώς 
υπάρχουν χιλιάδες άλλοι που είτε τώρα διαμαρτύρονται για την συνέχιση της αδικίας ,είτε η σιωπή τους δεν θα
πρέπει να αγνοηθεί. Εμείς λοιπόν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων αισθανόμαστε έντονη πικρία, 
στεναχώρια και απογοήτευση και δεν θα συμμετάσχουμε στον κοινωνικό αυτοματισμό…. Εμείς οι απόφοιτοι 
ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων θεωρούμε ότι η ΛΥΣΗ είναι ΚΑΙ πρέπει να είναι κοινή για όλους και όλες… Να 
υπενθυμίσουμε δε, ότι την τελευταία 5ετία οι Σχολές ΑΣΣΥ έχουν γίνει 3ετής φοίτησης και το επίπεδο έχει 
αυξηθεί ακόμα περισσότερο από το ήδη υψηλό που ήταν!Για αυτούς τους λόγους λοιπόν και προς 
αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου αλλά και ηθικού που πρέπει να διακρίνει όλους τους Έλληνες 
Στρατιωτικούς ζητάμε από τον κύριο Υπουργό ένα νομοσχέδιο που να δίνει συνολική αποκατάσταση με 
προαγωγή σε ΤΧΕΣ και αντίστοιχους στα 32 έτη πραγματικής υπηρεσίας και ΑΝΧΕΣ και αντίστοιχους στα 34 έτη 
πραγματικής υπηρεσίας…!!!!Επίσης ο χρόνος Διοικήσεως στους βαθμούς,αποτελεί αναγκαίο προσόν 
προαγωγής,ενώ στο νομοσχέδιο εξαιρείται ως προσόν προαγωγής μόνο για τους εν λόγω καταταγέντες.Ήδη 
αρκετοί συνάδελφοι δεν έχουν προαχθεί εξαιτίας αυτού του θέματος ,η λύση και εδώ πρέπει να δοθεί ολιστική 
για όλους, καθώς είναι αυτό που αναγκάζει τους συναδέλφους σε υποχρεωτική μετάθεση με κόστος, τόσο στα 
οικονομικά της οικογένειας αλλά και στην γαλήνη της.
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Ήδη από τα πρώτα 24ωρα της δημοσίευσης του νομοσχεδίου που βγήκε προς διαβούλευση, τα εκατοντάδες 
σχόλια τόσο στην σελίδα του νομοσχεδίου,αλλά και στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης δείχνουν το ενδιαφέρον 
του κόσμου αλλά και τον προβληματισμό για το αρθρο 53 σχετικά με την σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ. Ενώ λοιπόν 
το εν λόγω άρθρο βγήκε για να καλύψει φαινομενικά μια αδικία του παρελθόντος, αυτό καταφέρνει να κάνει 
το ακριβώς αντίθετο…. Ο νόμος 3883/2010 ήταν μια ταφόπλακα στην σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ από τους 
καταταγέντες του 1990 και μετά…. Αυτό που όμως γίνεται αντιληπτό στην κοινή γνώμη είναι ότι η εξαίρεση μιας
μικρής μόνο ομάδας από ένα νομοσχέδιο, φαντάζει μόνο ως εξυπηρέτηση συμφερόντων και ευνοική 
μεταχείριση για λίγους… Τώρα με το νομοσχέδιο αυτό αντί να γίνει μια ολιστική αναδιάρθρωση των 
προαγωγών όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ, βλέπουμε με θλίψη ότι αυτό προτίθεται να συμβεί μόνο για τους 
καταταγέντες μεχρι της 31/12/1993.Προφανώς οι συνάδελφοι που προέρχονται από τις εν λόγω τάξεις να 
αισθάνονται δικαιωμένοι και να εκφράζουν τα ευχαριστήρια προς τον κύριο Υπουργό, διότι δεν 
αντιλαμβάνονται ότι την αδικία που ένιωσαν οι ίδιοι όταν αυτό είχε γίνει με τους παλαιότερους, τώρα κάνουν 
στους υπολοίπους, αυτό ακριβώς που είχαν κάνει και οι παλαιότεροι εν αγνοία τους, στους ιδίους….!!! Τα 500-
600 Στελέχη που τώρα δείχνουν ευγνωμοσύνη ,θα πρέπει να βάλει σε σκέψεις τον Κ.Υπουργό, καθώς 
υπάρχουν χιλιάδες άλλοι που είτε τώρα διαμαρτύρονται για την συνέχιση της αδικίας ,είτε η σιωπή τους δεν θα
πρέπει να αγνοηθεί. Εμείς λοιπόν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων αισθανόμαστε έντονη πικρία, 
στεναχώρια και απογοήτευση και δεν θα συμμετάσχουμε στον κοινωνικό αυτοματισμό…. Εμείς οι απόφοιτοι 
ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων θεωρούμε ότι η ΛΥΣΗ είναι ΚΑΙ πρέπει να είναι κοινή για όλους και όλες… Να 
υπενθυμίσουμε δε, ότι την τελευταία 5ετία οι Σχολές ΑΣΣΥ έχουν γίνει 3ετής φοίτησης και το επίπεδο έχει 
αυξηθεί ακόμα περισσότερο από το ήδη υψηλό που ήταν!Για αυτούς τους λόγους λοιπόν και προς 
αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου αλλά και ηθικού που πρέπει να διακρίνει όλους τους Έλληνες 
Στρατιωτικούς ζητάμε από τον κύριο Υπουργό ένα νομοσχέδιο που να δίνει συνολική αποκατάσταση με 
προαγωγή σε ΤΧΕΣ και αντίστοιχους στα 32 έτη πραγματικής υπηρεσίας και ΑΝΧΕΣ και αντίστοιχους στα 34 έτη 
πραγματικής υπηρεσίας…!!!!Επίσης ο χρόνος Διοικήσεως στους βαθμούς,αποτελεί αναγκαίο προσόν 
προαγωγής,ενώ στο νομοσχέδιο εξαιρείται ως προσόν προαγωγής μόνο για τους εν λόγω καταταγέντες.Ήδη 
αρκετοί συνάδελφοι δεν έχουν προαχθεί εξαιτίας αυτού του θέματος ,η λύση και εδώ πρέπει να δοθεί ολιστική 
για όλους, καθώς είναι αυτό που αναγκάζει τους συναδέλφους σε υποχρεωτική μετάθεση με κόστος, τόσο στα 
οικονομικά της οικογένειας αλλά και στην γαλήνη της.
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Ήδη από τα πρώτα 24ωρα της δημοσίευσης του νομοσχεδίου που βγήκε προς διαβούλευση, τα εκατοντάδες 
σχόλια τόσο στην σελίδα του νομοσχεδίου,αλλά και στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης δείχνουν το ενδιαφέρον 
του κόσμου αλλά και τον προβληματισμό για το αρθρο 53 σχετικά με την σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ. Ενώ λοιπόν 
το εν λόγω άρθρο βγήκε για να καλύψει φαινομενικά μια αδικία του παρελθόντος, αυτό καταφέρνει να κάνει 
το ακριβώς αντίθετο…. Ο νόμος 3883/2010 ήταν μια ταφόπλακα στην σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ από τους 
καταταγέντες του 1990 και μετά…. Αυτό που όμως γίνεται αντιληπτό στην κοινή γνώμη είναι ότι η εξαίρεση μιας
μικρής μόνο ομάδας από ένα νομοσχέδιο, φαντάζει μόνο ως εξυπηρέτηση συμφερόντων και ευνοική 
μεταχείριση για λίγους… Τώρα με το νομοσχέδιο αυτό αντί να γίνει μια ολιστική αναδιάρθρωση των 
προαγωγών όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ, βλέπουμε με θλίψη ότι αυτό προτίθεται να συμβεί μόνο για τους 
καταταγέντες μεχρι της 31/12/1993.Προφανώς οι συνάδελφοι που προέρχονται από τις εν λόγω τάξεις να 
αισθάνονται δικαιωμένοι και να εκφράζουν τα ευχαριστήρια προς τον κύριο Υπουργό, διότι δεν 
αντιλαμβάνονται ότι την αδικία που ένιωσαν οι ίδιοι όταν αυτό είχε γίνει με τους παλαιότερους, τώρα κάνουν 
στους υπολοίπους, αυτό ακριβώς που είχαν κάνει και οι παλαιότεροι εν αγνοία τους, στους ιδίους….!!! Τα 500-
600 Στελέχη που τώρα δείχνουν ευγνωμοσύνη ,θα πρέπει να βάλει σε σκέψεις τον Κ.Υπουργό, καθώς 
υπάρχουν χιλιάδες άλλοι που είτε τώρα διαμαρτύρονται για την συνέχιση της αδικίας ,είτε η σιωπή τους δεν θα
πρέπει να αγνοηθεί. Εμείς λοιπόν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων αισθανόμαστε έντονη πικρία, 
στεναχώρια και απογοήτευση και δεν θα συμμετάσχουμε στον κοινωνικό αυτοματισμό…. Εμείς οι απόφοιτοι 
ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων θεωρούμε ότι η ΛΥΣΗ είναι ΚΑΙ πρέπει να είναι κοινή για όλους και όλες… Να 
υπενθυμίσουμε δε, ότι την τελευταία 5ετία οι Σχολές ΑΣΣΥ έχουν γίνει 3ετής φοίτησης και το επίπεδο έχει 
αυξηθεί ακόμα περισσότερο από το ήδη υψηλό που ήταν!Για αυτούς τους λόγους λοιπόν και προς 
αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου αλλά και ηθικού που πρέπει να διακρίνει όλους τους Έλληνες 
Στρατιωτικούς ζητάμε από τον κύριο Υπουργό ένα νομοσχέδιο που να δίνει συνολική αποκατάσταση με 
προαγωγή σε ΤΧΕΣ και αντίστοιχους στα 32 έτη πραγματικής υπηρεσίας και ΑΝΧΕΣ και αντίστοιχους στα 34 έτη 
πραγματικής υπηρεσίας…!!!!Επίσης ο χρόνος Διοικήσεως στους βαθμούς,αποτελεί αναγκαίο προσόν 
προαγωγής,ενώ στο νομοσχέδιο εξαιρείται ως προσόν προαγωγής μόνο για τους εν λόγω καταταγέντες.Ήδη 
αρκετοί συνάδελφοι δεν έχουν προαχθεί εξαιτίας αυτού του θέματος ,η λύση και εδώ πρέπει να δοθεί ολιστική 
για όλους, καθώς είναι αυτό που αναγκάζει τους συναδέλφους σε υποχρεωτική μετάθεση με κόστος, τόσο στα 
οικονομικά της οικογένειας αλλά και στην γαλήνη της.
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Ήδη από τα πρώτα 24ωρα της δημοσίευσης του νομοσχεδίου που βγήκε προς διαβούλευση, τα εκατοντάδες 
σχόλια τόσο στην σελίδα του νομοσχεδίου,αλλά και στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης δείχνουν το ενδιαφέρον 
του κόσμου αλλά και τον προβληματισμό για το αρθρο 53 σχετικά με την σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ. Ενώ λοιπόν 
το εν λόγω άρθρο βγήκε για να καλύψει φαινομενικά μια αδικία του παρελθόντος, αυτό καταφέρνει να κάνει 
το ακριβώς αντίθετο…. Ο νόμος 3883/2010 ήταν μια ταφόπλακα στην σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ από τους 
καταταγέντες του 1990 και μετά…. Αυτό που όμως γίνεται αντιληπτό στην κοινή γνώμη είναι ότι η εξαίρεση μιας
μικρής μόνο ομάδας από ένα νομοσχέδιο, φαντάζει μόνο ως εξυπηρέτηση συμφερόντων και ευνοική 
μεταχείριση για λίγους… Τώρα με το νομοσχέδιο αυτό αντί να γίνει μια ολιστική αναδιάρθρωση των 
προαγωγών όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ, βλέπουμε με θλίψη ότι αυτό προτίθεται να συμβεί μόνο για τους 
καταταγέντες μεχρι της 31/12/1993.Προφανώς οι συνάδελφοι που προέρχονται από τις εν λόγω τάξεις να 
αισθάνονται δικαιωμένοι και να εκφράζουν τα ευχαριστήρια προς τον κύριο Υπουργό, διότι δεν 
αντιλαμβάνονται ότι την αδικία που ένιωσαν οι ίδιοι όταν αυτό είχε γίνει με τους παλαιότερους, τώρα κάνουν 
στους υπολοίπους, αυτό ακριβώς που είχαν κάνει και οι παλαιότεροι εν αγνοία τους, στους ιδίους….!!! Τα 500-
600 Στελέχη που τώρα δείχνουν ευγνωμοσύνη ,θα πρέπει να βάλει σε σκέψεις τον Κ.Υπουργό, καθώς 
υπάρχουν χιλιάδες άλλοι που είτε τώρα διαμαρτύρονται για την συνέχιση της αδικίας ,είτε η σιωπή τους δεν θα
πρέπει να αγνοηθεί. Εμείς λοιπόν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων αισθανόμαστε έντονη πικρία, 
στεναχώρια και απογοήτευση και δεν θα συμμετάσχουμε στον κοινωνικό αυτοματισμό…. Εμείς οι απόφοιτοι 
ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων θεωρούμε ότι η ΛΥΣΗ είναι ΚΑΙ πρέπει να είναι κοινή για όλους και όλες… Να 
υπενθυμίσουμε δε, ότι την τελευταία 5ετία οι Σχολές ΑΣΣΥ έχουν γίνει 3ετής φοίτησης και το επίπεδο έχει 
αυξηθεί ακόμα περισσότερο από το ήδη υψηλό που ήταν!Για αυτούς τους λόγους λοιπόν και προς 
αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου αλλά και ηθικού που πρέπει να διακρίνει όλους τους Έλληνες 
Στρατιωτικούς ζητάμε από τον κύριο Υπουργό ένα νομοσχέδιο που να δίνει συνολική αποκατάσταση με 
προαγωγή σε ΤΧΕΣ και αντίστοιχους στα 32 έτη πραγματικής υπηρεσίας και ΑΝΧΕΣ και αντίστοιχους στα 34 έτη 
πραγματικής υπηρεσίας…!!!!Επίσης ο χρόνος Διοικήσεως στους βαθμούς,αποτελεί αναγκαίο προσόν 
προαγωγής,ενώ στο νομοσχέδιο εξαιρείται ως προσόν προαγωγής μόνο για τους εν λόγω καταταγέντες.Ήδη 
αρκετοί συνάδελφοι δεν έχουν προαχθεί εξαιτίας αυτού του θέματος ,η λύση και εδώ πρέπει να δοθεί ολιστική 
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για όλους, καθώς είναι αυτό που αναγκάζει τους συναδέλφους σε υποχρεωτική μετάθεση με κόστος, τόσο στα 
οικονομικά της οικογένειας αλλά και στην γαλήνη της.
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καταταγέντες μεχρι της 31/12/1993.Προφανώς οι συνάδελφοι που προέρχονται από τις εν λόγω τάξεις να 
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για όλους, καθώς είναι αυτό που αναγκάζει τους συναδέλφους σε υποχρεωτική μετάθεση με κόστος, τόσο στα 
οικονομικά της οικογένειας αλλά και στην γαλήνη της.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:07    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
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εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
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καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
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έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
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αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
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ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
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εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Ερώτηση. Το άρθρο αυτό αφήνει εκτός ρύθμισης μεταγενέστερες σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς 
τρόπο με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση?
Απάντηση. Δεν προκύπτει απο πουθενά αυτό, μιας και το δίκαιο αιτιολογικό των τάξεων 91,92,93, είναι η 
βαθμολογική αποκατάσταση εξαιτίας στρεβλώσεων που είχαν δημιουργηθεί από προηγουμένους νομούς που 
ευνοούσε μια μερίδα αξιωματικων, έτσι ώστε να προάγονται νωρίτερα από ομοιόβαθμους και αρχαιοτέρους 
αξιωματικούς ΑΣΣΥ.
Εκεί που είχες κάποιους υπό τις διαταγές σου λόγω ψηφοθηρικών νομών, βρισκόσουν να είσαι νεότερος, σε 
βαθμό δηλ. υπό τις διαταγές τους, ποιο αβλέπτημα και ξεκάθαρη διασάλευση της ιεραρχίας δεν γινόταν.
Επιπλέον εμείς περιμέναμε 7 χρονιά για ενταχθούμε σε αυτό το νομό χωρίς να θίγουμε άλλες σειρές, αγαπητοί 
συνάδελφοι
Μακάρι να βρεθεί λύση και για μεταγενέστερες σειρές, εμείς δεν συγκρίνουμε ανόμοια πράγματα, ούτε 
τσουβαλιάσαμε προηγούμενες σειρές, δεν τέθηκε θέμα διαφοράς βαθμού από αρχαιότερη σειρά από εμάς, δεν 
τέθηκε θέμα γιατί ο αρχαιότερος μας πέρασε ενα η δυο βαθμούς, ο αρχαιότερος ήταν είναι και θα είναι 
αρχαιότερος είτε η διαφορά μας είναι ενας, δυο, τρεις βαθμούς, είτε είναι διαφορά αρχαιότητας , 
ΕΠΑΝΑΛΑΜΒΑΝΩ με εμάς τέθηκε ζήτημα για νεότερους μας η ακόμη και ιδίας χρονολογικής κατάταξης 
αξιωματικούς που μας προσπερνούσαν σε βαθμό.
Ευχαριστούμε λοιπόν τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
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σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 
1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ,
των αναφερομένων σειρών με τις υπό τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, 
προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής 
διοίκησης.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.
Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή 
τους στις ΑΣΣΥ από τους συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης.
Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!!
Είναι δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με 
πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 
και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ
ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ 
ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
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Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1993 ( 14η ΣΜΥΝ)
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ΤΕΡΑΣΤΙΑ, ΚΑΤΑΦΩΡΗ ΑΔΙΚΙΑ για τους Αξκούς ΑΣΣΥ Τάξης 1996 (εισαγωγής 1994) !!! 
Με το προς ψήφιση Νομοσχέδιο όχι μόνο δε λύνεται το πρόβλημα των Αξκών ΑΣΣΥ αλλά γίνεται ακόμη 
μεγαλύτερο αφού δημιουργείτε Αξκούς 2 ταχυτήτων και διαιρείτε το στράτευμα…. 
Αλήθεια Κε Υπουργέ πως θα νιώθατε αν το παιδί σας ήταν Αξκός Τάξεως 1996 ? 
Απογοητευμένος? 
Αδικιμένος? 
Οργισμένος? 
Απλά κρίμα που σε μία τόσο κρίσιμη για το μέλλον της χώρας στιγμή απογοητεύετε μερικές χιλιάδες 
ανθρώπους (1500 Αξκοί και οι οικογένειές τους) που είναι δεδομένο ότι αν τελικά ψηφιστεί το Νομοσχέδιο θα 
άρουν τη στήριξη και την εμπιστοσύνη τους από μία  Κυβέρνηση που έχει κάνει πολλά για την Εθνική Άμυνα! 
 
Ένας βαθύτατα απογοητευμένος Αξκός ΑΣΣΥ Τάξεως 1996  
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

Με εκτίμηση
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Συγχαρητήρια κ,Υπουργέ και ευχαριστούμε που έστω καθυστερημένα δικαιώνεται την προαγωγή των 
αποφοίτων ασσυ 1991 των πλέων αδικειμενων, καθώς είδη έχουν περάσει 2 χρόνια από την νόμιμη προαγωγή 
μας σε Επισμηναγους κατά το παλαιό σύστημα προαγωγής αξιωματικων

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:58   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ καταταγέντων τα έτη 1991,1992,1993.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:10   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:16   
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Ερώτηση. Το άρθρο αυτό αφήνει εκτός ρύθμισης μεταγενέστερες σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς 
τρόπο με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση;

Απάντηση. Δεν προκύπτει απο πουθενά αυτό, μιας και το δίκαιο αιτιολογικό των τάξεων 91,92,93, είναι η 
βαθμολογική αποκατάσταση εξαιτίας στρεβλώσεων που είχαν δημιουργηθεί από προηγουμένους νομούς που 
ευνοούσε μια μερίδα αξιωματικων, έτσι ώστε να προάγονται νωρίτερα από ομοιόβαθμους και αρχαιοτέρους 
αξιωματικούς ΑΣΣΥ.
Εκεί που είχες κάποιους υπό τις διαταγές σου λόγω ψηφοθηρικών νομών, βρισκόσουν να είσαι νεότερος, σε 
βαθμό δηλ. υπό τις διαταγές τους, ποιο αβλέπτημα και ξεκάθαρη διασάλευση της ιεραρχίας δεν γινόταν.
Επιπλέον εμείς περιμέναμε 7 χρονιά για ενταχθούμε σε αυτό το νομό χωρίς να θίγουμε άλλες σειρές, αγαπητοί 
συνάδελφοι
Μακάρι να βρεθεί λύση και για μεταγενέστερες σειρές, εμείς δεν συγκρίνουμε ανόμοια πράγματα, ούτε 
τσουβαλιάσαμε προηγούμενες σειρές, δεν τέθηκε θέμα διαφοράς βαθμού από αρχαιότερη σειρά από εμάς, δεν 
τέθηκε θέμα γιατί ο αρχαιότερος με πέρασε ενα η δυο βαθμους, ο αρχαιότερος ήταν είναι και θα είναι 
αρχαιότερος είτε η διαφορά είναι ενας, δυο, τρεις βαθμούς είτε είναι διαφορά αρχαιότητας , ΕΠΑΝΑΛΑΜΒΑΝΩ 
με εμάς τέθηκε ζήτημα για νεότερους μας η ακόμη και ιδίας χρονολογικής κατάταξης αξιωματικούς που μας 
προσπερνούσαν σε βαθμό.
Ευχαριστούμε λοιπόν τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη ’95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:34   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:07    

 

Κύριε υπουργέ ευχαριστούμε θερμά για την επίλυση αυτού του χρόνιου προβλήματος πού ταλανίζει της σειρές 
ΑΣΣΥ93

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:34   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:28   
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Αξιότιμε κύριε υπουργέ συγχαρητήρια για την ορθή κρίση σας και την αποκατάσταση της αδικίας στα θέματα 
των τάξεων 91,92 και 93.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:16   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:12   
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:55   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:20   

 

Επιτελους, ενα νομοσχεδιο που επιλυει χρονιες παθογενειες. Μπραβο στους εμπνευστες.
Αξκος ΑΣΣΥ (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:01   
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:14   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:34   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:38   
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:37   

 

Ερώτηση. Το άρθρο αυτό αφήνει εκτός ρύθμισης μεταγενέστερες σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς 
τρόπο με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση?

Απάντηση. Δεν προκύπτει απο πουθενά αυτό, μιας και το δίκαιο αιτιολογικό των τάξεων 91,92,93, είναι η 
βαθμολογική αποκατάσταση εξαιτίας στρεβλώσεων που είχαν δημιουργηθεί από προηγουμένους νομούς που 
ευνοούσε μια μερίδα αξιωματικων, έτσι ώστε να προάγονται νωρίτερα από ομοιόβαθμους και αρχαιοτέρους 
αξιωματικούς ΑΣΣΥ.
Εκεί που είχες κάποιους υπό τις διαταγές σου λόγω ψηφοθηρικών νομών, βρισκόσουν να είσαι νεότερος, σε 
βαθμό δηλ. υπό τις διαταγές τους, ποιο αβλέπτημα και ξεκάθαρη διασάλευση της ιεραρχίας δεν γινόταν.
Επιπλέον εμείς περιμέναμε 7 χρονιά για ενταχθούμε σε αυτό το νομό χωρίς να θίγουμε άλλες σειρές, αγαπητοί 
συνάδελφοι
Μακάρι να βρεθεί λύση και για μεταγενέστερες σειρές, εμείς δεν συγκρίνουμε ανόμοια πράγματα, ούτε 
τσουβαλιάσαμε προηγούμενες σειρές, δεν τέθηκε θέμα διαφοράς βαθμού από αρχαιότερη σειρά από εμάς, δεν 
τέθηκε θέμα γιατί ο αρχαιότερος με πέρασε ενα η δυο βαθμους, ο αρχαιότερος ήταν είναι και θα είναι 
αρχαιότερος είτε η διαφορά είναι ενας, δυο, τρεις βαθμούς είτε είναι διαφορά αρχαιότητας , ΕΠΑΝΑΛΑΜΒΑΝΩ 
με εμάς τέθηκε ζήτημα για νεότερους μας η ακόμη και ιδίας χρονολογικής κατάταξης αξιωματικούς που μας 
προσπερνούσαν σε βαθμό.

Ευχαριστούμε λοιπόν τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:29   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, Ως καταχθείς στις ΕΔ το 1993, επιτρέψτε μου να εκφράσω την βαθιά μου ικανοποίηση 
για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Με το εν λόγω ν/σ αποκαθίστανται οι 
άδικες στρεβλώσεις για τις ανωτέρω τάξεις και, παράλληλα, ομαλοποιείται πλέον το αίσθημα δικαίου στις 
τάξεις των ΕΔ.Αναμένουμε να λάβει σάρκα και οστά εντός της ΒτΕ στο άμεσο μέλλον.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:13   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την ενέργεια σας αυτή και τη διόρθωση χρόνιων αδικιών εις βάρος 
των ΑΣΣΥ εισαχθέντων τα έτη 91 , 92 και 93.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:26   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την ορθή σας κρίση και τη διόρθωση χρόνιων στρεβλώσεων και 
αδικιών εις βάρος των ΑΣΣΥ εισαχθέντων τα έτη 91 , 92 και 93.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Συγχαρητήρια στον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και στην επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Εμείς και οι οικογένειες μας, σας »Ευχαριστούμε» από τα βάθη της καρδιάς μας.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργε η μη συμπερίληψη των επόμενων δυο (2) τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994 και 1995
στο υπο διαβούλευση άρθρο καθώς και η αδικαιολόγητη μη εξομοίωση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των 
αναφερώμενων σειρών με τις υπό τακτοποίηση περιπτώσεις,τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλει 
την αρχή της ίσης μεταχείρισης και το αίσθημα δικαίου, την αρχή της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και 
δημιουργεί αξιωματικούς δύο ταχυτήτων. Το παρόν λοιπόν σχέδιο νόμου αντί να επιλύει το βαθμολογικό 
ζητήμα, των Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, μάλλον το διογκώνει.
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:35     

Αξιότιμοι Συνάδελφοι
Οφείλουμε να δώσουμε τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια στις σειρές 91, 92 και 93 γιατί η επιμονή τους και ο 
αγώνας τους έφεραν αποτέλεσμα στα απολύτως δικαιολογημένα και τεκμηρωμένα αιτήματα τους.

Ορθώς πράττουν και ευχαριστούν τον Κύριο Υπουργό γιατί έδωσε λύση, έστω και τώρα μετά από τόσο μεγάλο 
χρονικό διάστημα.

Ευελπιστώ το επιτελείο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσει τα εύλογα 
ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να ικανοποιήσει τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις 
ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία.

Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες μηνύματα υπάρχει η ίδια αποψη και ευκόλως 
διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να 
πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές στο επίμαχο Άρθρο 53.

Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι κατ’εμέ η 
μοναδική λύση που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.

Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, σειρά 1994.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, τον Αξιότιμο κύριο Υφυπουργό, τον Αξιότιμο κύριο ΓΓ του ΥΠΕΘΑ (και τις 
επιτελικές τους ομάδες), τον κύριο Α/ΓΕΕΘΑ και τους κυρίους κυρίους Αρχηγούς των οικείων Κλάδων, καθώς 
με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, 
αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

Κοντός Νικόλαος

Αξιωματικός ΣΜΥΝ Τάξεως 95
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Οφείλουμε να δώσουμε τα ειλικρινή μας συγχαρητήρια στις σειρές 91, 92 και 93 γιατί η επιμονή τους και ο 
αγώνας τους έφεραν αποτέλεσμα στα απολύτως δικαιολογημένα και τεκμηρωμένα αιτήματα τους.

Ορθώς πράττουν και ευχαριστούν τον Κύριο Υπουργό γιατί έδωσε λύση, έστω και τώρα μετά από τόσο μεγάλο 
χρονικό διάστημα.

Ευελπιστώ το επιτελείο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας την ύστατη τούτη ώρα να συνειδητοποιήσει τα εύλογα 
ερωτήματα, τις εύλογες ανησυχίες και να ικανοποιήσει τα αιτήματα των 2 σειρών 94 και 95 που μπήκαν στις 
ΑΣΣΥ με την ίδια εγκύκλιο, με την ίδια προοπτική, με την ίδια εξέλιξη και την ίδια νομοθεσία.

Θεωρώ ότι από την στιγμή που μέσα από εκατοντάδες μηνύματα υπάρχει η ίδια αποψη και ευκόλως 
διαπιστώνεται η νομιμότητα και το δίκαιο του αιτήματος αυτού, η Ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να 
πράξει ορθώς και να συμπεριλάβει και τις 2 επόμενες σειρές στο επίμαχο Άρθρο 53.

Είναι απολύτως δίκαιο, είναι απολύτως συναφές με την κείμενη νομοθεσία, είναι ηθικό, είναι κατ’εμέ η 
μοναδική λύση που θα επιφέρει την ηρεμία και το απαραίτητο περί δικαίου αίσθημα ξανά στο στράτευμα.

Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, σειρά 1994.
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Αξιότιμοι Κύριοι/Κυρίες,
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:03   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
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δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:50   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:43   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
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ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1995( Τάξη 1997)
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Το νομοσχέδιο αυτό υποτίθεται θα διορθωνε αδικίες του νόμου Κατρούγκαλου για τους Απόφοιτους ΑΣΣΥ 
(Ανώτατων Στρατιωτικών Σχολών υπαξιωματικών). Όμως εντάσσει στη ρύθμιση μόνο τους εισαχθεντες το 1992 
και 1993 και αφήνει εκτός τους εισαχθεντες το 1994 και 1995. Αυτό σημαίνει ότι θα προαχθουν πέντε χρόνια 
αργότερα από ο, τι κανονικά θα έπρεπε, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για τα συνταξιοδοτικά τους κλπ.
Παρακαλώ για τις ενέργειές σας.
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:46   
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
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σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:05   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.Όμως 
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή 
τους στις ΑΣΣΥ από τους συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η ως και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;;
Ότι πρέπει η 15η σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια 
εγκύκλιο και είχαν ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ
!!! Είναι δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ 
ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα και η Κυβέρνηση των 
«αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και 
ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για 
όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε. Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις 
προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής 
διοίκησης. Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν 
να ξεχνάμε ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
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αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.
Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:24   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
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Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
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Τα συγχαρητήρια στην πολιτική και στρατιωτική ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων για την αποκατάσταση της 
βαθμολογικής εξέλιξης Αξκων ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:27   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:22  

 

Κύριε Υπουργέ,

Ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως καταληκτική ημερομηνία για
τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να αφήνεται 2 σειρες εξω 
ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και όχι η 31-12-2020 ώστε 
να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το συνταξιοδοτικο.Έτσι 
δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 και 1995.Το άρθρο 
αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο με αυτές 
που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!).Είναι το 
λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 1994 και 
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1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.Παρακαλούμε για την 
επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να αποκατασταθεί η 
ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από το 1991 έως και το
1995.Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειτε στις απαραίτητες διoρθωτικες 
τροποποιήσεις.

Με εκτίμηση
ΑΣΣΥ 94

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
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Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:53   

 

Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:35   

 

Κύριε Υπουργέ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
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5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:59   

 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,

Με το άρθρο 53 πολύ σωστά γίνεται αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης αποφοίτων ΑΣΣΥ σύμφωνα με 
την προκήρυξη που εισήλθαν.
Παρατηρείται όμως σειρές αποφοίτων ΑΣΣΥ οι οποίοι εισήλθαν με την ίδια προκήρυξη με αυτή των σειρών που 
πολύ σωστά συμπεριλαμβάνονται στο άρθρο 53 να μην συμπεριλαμβάνονται σε αυτό και να συνεχίζουν για 
αυτούς να ισχύουν τα του ν.3883/2010 και να χάνουν 2 αποστρατευτικούς βαθμούς σε σχέση με την προκήρυξη
με την οποία εισήλθαν και να χρειάζεται πτυχίο για να χάσουν έναν αποστρατευτικό βαθμό. Ταυτόχρονα να 
έχουν τους ίδιους καταληκτικούς βαθμούς με συναδέλφους του θεσμού του Ε.Μ.Θ.
Ο ν.3883/2010 βγήκε μετά από 16 χρόνια από την εισαγωγή τους στις στρατιωτικές σχολές των ΕΔ, και τότε 
έπρεπε να διαγραφούν από τα ΤΕΙ ή ΑΕΙ που φοιτούσαν, κάτι που μετά από 16 χρόνια θα τους ήταν χρήσιμο για
την εξέλιξή τους σύμφωνα με τον ν.3883/2010.

Παρατηρείται ότι με τον καιρό όλοι «δικαιώνονται», ο καθένας για τους δικούς του λόγους.
Το δίκαιο θα ήταν να συμπεριληφθούν σε αυτό το Προσχέδιο ή σε επόμενο (με τις επόμενες αποκαταστάσεις 
αδικιών), και οι σειρές αποφοίτων ΑΣΣΥ που εισήλθαν με την ίδια προκήρυξη με αυτών που 
συμπεριλαμβάνονται στο παρόν Προσχέδιο.
Ακόμη δικαιότερο η ισχύς του ν.3883/2010 να μην έχει αναδρομική ισχύς και να ισχύει για τα στελέχη που 
επιθυμούν να εισέλθουν στις τάξεις των ΕΔ από την χρονιά του 2010 και εφεξής με τα διαλαμβανόμενα του 
ν.3883/2010.

Ευχαριστώ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:26   

 

Κύριε Υπουργέ

Ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως καταληκτική ημερομηνία για
τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να αφήνεται 2 σειρες εξω 
ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και όχι η 31-12-2020 ώστε 
να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το συνταξιοδοτικο.

Έτσι δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 και 1995.Το 
άρθρο αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο με
αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!).

Είναι το λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 
1994 και 1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.

Παρακαλούμε για την επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να 
αποκατασταθεί η ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από 
το 1991 έως και το 1995.

Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειτε στις απαραίτητες διoρθωτικες 
τροποποιήσεις.

Με εκτίμηση.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:29   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν 
πρέπει να είναι ημιτελείς.
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Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η 
βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία.

Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.

Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.

Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα νομικό, 
ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.
Αν νομίζετε πως δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.

Αναρωτηθείτε όμως τούτο:

Αν είχατε διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και εσείς ενώ πληροίτε όλα τα κριτήρια, μπήκατε με την ίδια 
εγκύκλιο που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά από 28
χρόνια προσφοράς !!!):

– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!
– Γιατί ????

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε άμεσα 
στο νομοσχέδιο και δείξτε επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και διατάσσομεν».

Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.
Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα σχόλια και να σας τα μεταφέρει.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:56   

 

Με πάνω από 900 σχόλια σε ελάχιστες ημέρες αδυνατώ να πιστέψω πως αυτό το νομοσχέδιο θα προχωρήσει με
την παρούσα μορφή.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για τις νομοθετικές ρυθμίσεις που προσπαθείτε να φέρετε αλλά δεν 
πρέπει να είναι ημιτελείς.

Δεν πρέπει την λύση να δώσουν (πάλι) δικηγορικά γραφεία. Ήδη τρέχουν οι διαδικασίες και υπάρχει η 
βεβαιότητα της δικαίωσης, τουλάχιστον για τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995, όπως ορίζει η νομοθεσία.

Μην γίνει επιλεκτική νομοθετική παρέμβαση Κύριε Υπουργέ.

Μην δοθεί έναυσμα για να τιμωρηθεί αυτή η Κυβέρνηση στις επερχόμενες εκλογές.

Αν νομίζετε όμως ότι σε αυτά που ζητούν οι ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΣΕΙΡΩΝ 1994 ΚΑΙ 1995 δεν έχουν κανένα νομικό, 
ηθικό πάτημα, αγνοήστε τους.
Αν νομίζετε πως δεν είναι δίκαιες οι ενστάσεις τους, αγνοήστε τους και προχωρήστε.

Αναρωτηθείτε όμως τούτο:

Αν είχατε διαφορά μηνών με συναδέλφους σας και εσείς ενώ πληροίτε όλα τα κριτήρια, μπήκατε με την ίδια 
εγκύκλιο που προέβλεπε ακριβώς τα ίδια σε προοπτική, εξέλιξη και αποστρατεία ΚΑΙ ΣΑΣ ΕΛΕΓΑΝ (μετά από 28
χρόνια προσφοράς !!!):

– A OXI. ΕΣΕΙΣ ΘΑ ΠΡΟΑΧΘΕΙΤΕ ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΞΙ ΧΡΟΝΙΑ !!!
– Γιατί ????

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ αν έχετε εσείς ή το Επιτελείο σας απάντηση σε αυτό το γιατί, τότε προχωρήστε άμεσα 
στο νομοσχέδιο και δείξτε επιδεικτικά αδιαφορία στα αιτήματα των 2 επόμενων σειρών ΑΣΣΥ.
Διαφορετικά είναι «Αποφασίζομεν και διατάσσομεν».

Καλή συνέχεια Κύριε Υπουργέ.
Πραγματικά εύχομαι κάποιος από τους συνεργάτες σας να δει τα σχόλια και να σας τα μεταφέρει.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την ορθή σας κρίση και τη διόρθωση χρόνιων στρεβλώσεων και 
αδικιών εις βάρος των ΑΣΣΥ εισαχθέντων τα έτη 91 , 92 και 93.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να ενταξουν στο παρόν σχέδιο νόμου την
επίλυση του βαθμολογικής αποκατάστασης των ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΏΝ ΕΙΔΙΚΏΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ ητοι καταληκτικός 
βαθμός Αξιωματικων ΕΥ και αντιστοίχων αυτος του Συνταγματάρχη .

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:49   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ

Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.

Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;

Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους 
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.

Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι 
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;

Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα 
και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το 
προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, 
δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.

ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.

Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.

Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.
Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.

Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994
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Χωρίς εμπαιγμό και διάθεση προσβολής των αποφοίτων ΑΣΣΥ κατάταξης 1994 και έπειτα,παρακαλώ όπως 
διαβάσετε την αιτιολογική έκθεση τροποποίησης του άρθρου 53 γαι τους ΑΣΣΥ κατάταξης 1991-92-93.
<>.
Αποκαθίσταται η κατάφορη αδικία που υφιστάμεθα έως και σήμερα με Αξκους άλλης προέλευσης,όχι 
παραγωγικών σχολών,νεώτερες σε βαθμό το 2010,με ΑΜ υποδυέστερο,οι οποιές με αποφάσεις του 
παρελθόντος υπερέβησαν την επετηρίδα και μας προσπέρασαν 2 διοικητικούς βαθμούς με ότι σήμαινει αυτο για
την αξιοκρατία,την ιεραρχία και το περι δικαίου αίσθημα.
ΑΣΣΥ 1994(Κατάταξη 1992).
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Προτείνω οι Ασσυ 91 να παραμείνουν λοχαγοί για να ισχύει το Μον. Λοχ. Οι υπόλοιποι μπορούμε να 
ανεβαίνουμε κανονικά.
Για τους ειδικών καταστάσεων προτείνω να γίνονται σχες αλλά να μην παίρνουν το επίδομα ειδικών συνθηκών 
για λόγους ισονομίας με όσους κάνουν υπηρεσίες κ έξτρα εργασίες πέραν ωραρίου
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Κύριε υπουργέ συγχαρητήρια για το έργο σας.Συνεχιστε με δύναμη και απερισπαστος.
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Καλησπέρα σας, είμαι στέλεχος απόφοιτος ΑΣΣΥ. Θα ήθελα να σας αναφέρω τα κάτωθι:

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
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μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».
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Κύριε Υπουργέ

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.

2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.

3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».

4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.

5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.

6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
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αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την ορθή σας κρίση και τη διόρθωση χρόνιων στρεβλώσεων και 
αδικιών εις βάρος των ΑΣΣΥ εισαχθέντων τα έτη 91 , 92 και 93.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία.
Mε σεβασμό
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).
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Κύριε Υπουργέ,
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:22   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ σας ευχαριστούμε !!! Οι χιλιάδες συνάδελφοι και οι οικογένειες τους, εκφράζουμε την 
βαθιά μας ικανοποίηση για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93 που συμβάλλει 
στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:54   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.

Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:30   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
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Μέσα σε ελάχιστες ημέρες 1000 σχόλια. Τα περισσότερα εξ αυτών για να συμπεριλάβετε στο νομοσχέδιο τις 
τάξεις που θίγονται άμεσα των σειρών ΑΣΣΥ 1994 και 1995.

Τα περισσότερα εξ αυτών με επιχειρήματα που δεν χωράνε παρερμηνεία, δεν χωράνε ουδεμία αμφισβήτηση.

Ολοκληρώστε το νομοσχέδιο με τις απαραίτητες, δίκαιες, νόμιμες αλλαγές.

Το δίκαιο δεν χωράει προσωρινές λύσεις.

Συγχαρητήρια στους συναδέλφους των ΑΣΣΥ 91, 92, 93 που πέτυχαν τον απολύτως δίκαιο στόχο τους με κόπο 
και επιμονή.

Κύριε Υπουργέ, η διαβούλευση αυτή δείχνει και τον μοναδικό δρόμο επίλυσης του θέματος. Μην την 
αγνοήσετε, για το καλό του τόπου και της χώρας.

Η επόμενη χρονιά είναι κρίσιμη.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1995 (Τάξη 1997).

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:21   

 

Καταφέρατε «αγαπητοί» κυβερνώντες να ανοίξετε τον ασκό του Αιόλου. Για διάφορους λόγους. Ο 
σημαντικότερος όμως, γιατί διαχωρίσατε, αναίτια και με επιπολαιότητα, το στράτευμα με κατάφωρες αδικίες. 
Αποκαθιστώντας (καλώς) κάποιες στρεβλώσεις, αλλά (πάλι) με ημερομηνία λήξης. Δηλ. 25ετια ως το τέλος του 
2018. Με ποια λογική συνέβη αυτό; Αφού η εγκύκλιος εισαγωγής μας στη σχολή, ήταν ίδια για κατεταγέντες 
έως και τέλος του 1996. Επιθυμείτε Αξιωματικούς δύο ταχυτήτων;;;
ΑΠΑΡΆΔΕΚΤΟ!!!
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Δυστυχώς αυτό δείχνει την εκτίμηση που έχετε στις ένοπλες δυνάμεις.
Εμείς όμως ξέρουμε τι σας ενδιαφέρει. Και δυστυχώς μας ωθείτε να μιλήσουμε στη δική σας γλώσσα, μήπως 
και εισακουσθούμε. Στη γλώσσα της κάλπης. Κι αυτό όχι ως ενέργεια εκδίκησης. Εμείς δεν ενεργούμε έτσι. 
Αλλά γιατί η αγωνία μας για το μέλλον αλλά και για το αξιόμαχο των Ε.Δ. (αντιθέτως με σας ?) είναι υπαρκτή 
και ειλικρινής. Οπότε κρίνουμε ότι το μέλλον αυτό, οφείλει να διασφαλιστεί, έστω αρχικά, απομακρύνοντάς το 
από ακατάλληλα χέρια.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:18   

 

Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:09   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΣΜΥ 95

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:44   

 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.
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2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη. Οι Αξκοι ΑΣΣΥ 
Ε.Υ έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και επιδεικτικά.
Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και 
με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού στους ΕΜΘ.

Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:56   

 

αξιότιμοι κύριοι
το θέμα είναι ένας νόμος και τα άρθρα του να επιλυουν χρόνια προβλήματα και όχι να δημιουργούν άλλα..σε 
σωστή βάση το άρθρο αλλά ελλιπές…χρειάζεται άμεση αποκατάσταση και των δύο τουλάχιστον σειρών του 94 
και 95 κατάταξη..Είναι δίκαιο, ηθικό και νόμιμο…απλά διορθώστε το..
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Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 
(Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι 
τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση,
κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

ευχαριστώ πολύ
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ

Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ

Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.Όμως 
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να 
κατανοήσετε, να καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από 
την επιλεκτική (όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
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Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους 
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι 
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ. Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα 
και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το 
προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 και να δοθεί οριστική λύση, ισότιμη, 
δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.

Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.

Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ

Κύριοι, στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν 
υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους 
ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και 
εκτελούν κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 
οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, 
Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι 
ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς 
αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό 
Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.

Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική 
Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και 
συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της αδικίας που υφίστανται στο προς 
διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν την σχετική απάντηση του Κου 
ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των
αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης 
μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα 
περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές 
Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής 
Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των 
Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».Για την 
επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη.
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Παρακαλούμε όπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών
Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην 
αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 
του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που 
μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, 
εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από 
Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των 
άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ Εθνικής Άμυνας
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ Εθνικής Άμυνας

Έχοντας ως δεδομένο ότι τα χιλιάδες σχόλια θα λάβουν την απαραίτητη προσοχή από το Υπουργείο Εθνικής 
Άμυνας και θα παίξουν σημαίνοντα ρόλο στην τελική διαμόρφωση του Νόμου συμφωνούμε επί της αρχής, μιας 
που είναι προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε 
δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του 
ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον 
ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές 
ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και 
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία, δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών 
και είναι πέρα από κάθε μορφή ισονομίας, ισότητας και δικαίου.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο.
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
10 μήνες (!!!) διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 
τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά 
του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με 
τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, 
αξιοκρατικά αλλά και ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
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Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό.

Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζουμε, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.

Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:30   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ Εθνικής Άμυνας

Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ Εθνικής Άμυνας

Αξιότιμοι Κύριοι Βουλευτές της Κυβέρνησης

Έχοντας ως δεδομένο ότι τα χιλιάδες σχόλια θα λάβουν την απαραίτητη προσοχή από το Υπουργείο Εθνικής 
Άμυνας και θα παίξουν σημαίνοντα ρόλο στην τελική διαμόρφωση του Νόμου συμφωνούμε επί της αρχής, μιας 
που είναι προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε 
δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του 
ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον 
ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές 
ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα, μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και 
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
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Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία, δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών 
και είναι πέρα από κάθε μορφή ισονομίας, ισότητας και δικαίου.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξιωματικών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο.
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
10 μήνες (!!!) διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 
τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά 
του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με 
τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, 
αξιοκρατικά αλλά και ηθικά.

Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
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να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό.

Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζουμε, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.

Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 , 14η ΣΜΥΝ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:29   

 

Σας αναφέρονται τα κάτωθι για τις δικές σας ενέργειες:

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.

2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.

3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».

4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.

5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.

6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

1705 

1708



 

Κύριε υπουργέ ασχοληθείτε με την εξέλιξη των εθελοντικών!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   

 

Κύριoi,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Κύριε Υπουργέ
κύριε Υφυπουργέ,

για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από 
ΑΣΣΥ.

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
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από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα έτσι ενισχύεται 
το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Αξιότιμοι Κύριοι/Κυρίες,
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
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διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

 

Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   
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«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
Η μη συμπερίληψή των επόμενων 2 τουλάχιστον σειρών εισαγωγής 1994-1995 στο υπό διαβούλευση άρθρο, 
αλλά πρωτίστως η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των αποφοίτων ΑΣΣΥ, των αναφερομένων σειρών με τις υπό 
τακτοποίηση περιπτώσεις, τρεις προηγούμενες σειρές 91-92-93, προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχής 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:02   

 

Αξιότιμοι Κύριοι/Κυρίες,
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:16   

 

Άμεση απόσυρση του άρθρου 53 για να αρθούν οι αδικίες που δημιουργούνται βαθμολογικά και οικονομικά και 
συνταξιοδοτικά μεταξύ αποφοίτων 1995 και αποφοίτων 1996 και 1997 που εισήλθαν με την ίδια ακριβώς 
προκυρηξη και διέπονται απο τον ίδιο ακριβώς νόμο .Το πολιτικό κόστος θα ειναι τεράστιο αφού μιλάμε για 
πανω απο 1000 στελέχη που αδικούνται απο τη διάταξη αυτή, χωρις να υπολογίσουμε και πολλαπλασιους 
ψήφους απο τις οικογένειες τους ..

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του , καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το 
βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. 
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:35   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:34   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
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ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:35   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:20   

 

Αξιότιμε Κυριε Υπουργέ
Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων 91,92,93.Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Άξκος ΣΤΥΑ 95 (εισαγωγή 93)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:18   

 

Κύριε υπουργέ διορθώσατε μια αδικία. Ευχαριστούμε πολύ για την αποκατάσταση της αδικίας των 
καταταγεντων 1993.Συγχαρητηρια!!!!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:16   

 

Πρέπει να βρεθεί λύση με το θέμα των εθελοντριών δεν είναι δυνατόν συνάδελφοι από την ίδια προέλευση να 
έχουν άλλη εξέλιξη μάλλον κάποιοι στο υπουργείο δεν κατάλαβαν ότι οι εθελόντριες της αεροπορίας παίρνουν 
κανονικά το βαθμό του αντισυνταγματάρχη πρέπει να δοθεί λύση στο θέμα δεν υπάρχει κανένας Στράτος στον 
οποίον να γίνεται τέτοιος διαχωρισμός

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:09   

 

Συγχαρητήρια στο κ. Υπουργό και το Επιτελείο για την επίλυση θεμάτων στις Ένοπλες Δυνάμεις, με το 
συγκεκριμένο Νομοσχέδιο!
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:21   

 

Στο άρθρο 53 προτείνεται οι αξιωματικοί ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΆΣΕΩΝ προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη απόφασητου Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών κατά την οποία η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι: 
«Τελούν υπόόμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση 
μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας». Εν κατακλείδι, η διακρίβωση και το 
μέγεθος της αδικίας που υφίστανται οι αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ που αρρώστησαν είναι ολοφάνερη

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

Ήδη από τα πρώτα 24ωρα της δημοσίευσης του νομοσχεδίου που βγήκε προς διαβούλευση, τα εκατοντάδες 
σχόλια τόσο στην σελίδα του νομοσχεδίου,αλλά και στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης δείχνουν το ενδιαφέρον 
του κόσμου αλλά και τον προβληματισμό για το αρθρο 53 σχετικά με την σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ. Ενώ λοιπόν 
το εν λόγω άρθρο βγήκε για να καλύψει φαινομενικά μια αδικία του παρελθόντος, αυτό καταφέρνει να κάνει 
το ακριβώς αντίθετο…. Ο νόμος 3883/2010 ήταν μια ταφόπλακα στην σταδιοδρομία των ΑΣΣΥ από τους 
καταταγέντες του 1990 και μετά…. Αυτό που όμως γίνεται αντιληπτό στην κοινή γνώμη είναι ότι η εξαίρεση μιας
μικρής μόνο ομάδας από ένα νομοσχέδιο, φαντάζει μόνο ως εξυπηρέτηση συμφερόντων και ευνοική 
μεταχείριση για λίγους… Τώρα με το νομοσχέδιο αυτό αντί να γίνει μια ολιστική αναδιάρθρωση των 
προαγωγών όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ, βλέπουμε με θλίψη ότι αυτό προτίθεται να συμβεί μόνο για τους 
καταταγέντες μεχρι της 31/12/1993.Προφανώς οι συνάδελφοι που προέρχονται από τις εν λόγω τάξεις να 
αισθάνονται δικαιωμένοι και να εκφράζουν τα ευχαριστήρια προς τον κύριο Υπουργό, διότι δεν 
αντιλαμβάνονται ότι την αδικία που ένιωσαν οι ίδιοι όταν αυτό είχε γίνει με τους παλαιότερους, τώρα κάνουν 
στους υπολοίπους, αυτό ακριβώς που είχαν κάνει και οι παλαιότεροι εν αγνοία τους, στους ιδίους….!!! Τα 500-
600 Στελέχη που τώρα δείχνουν ευγνωμοσύνη ,θα πρέπει να βάλει σε σκέψεις τον Κ.Υπουργό, καθώς 
υπάρχουν χιλιάδες άλλοι που είτε τώρα διαμαρτύρονται για την συνέχιση της αδικίας ,είτε η σιωπή τους δεν θα
πρέπει να αγνοηθεί. Εμείς λοιπόν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων αισθανόμαστε έντονη πικρία, 
στεναχώρια και απογοήτευση και δεν θα συμμετάσχουμε στον κοινωνικό αυτοματισμό…. Εμείς οι απόφοιτοι 
ΑΣΣΥ όλων των Τάξεων θεωρούμε ότι η ΛΥΣΗ είναι ΚΑΙ πρέπει να είναι κοινή για όλους και όλες… Να 
υπενθυμίσουμε δε, ότι την τελευταία 5ετία οι Σχολές ΑΣΣΥ έχουν γίνει 3ετής φοίτησης και το επίπεδο έχει 
αυξηθεί ακόμα περισσότερο από το ήδη υψηλό που ήταν!Για αυτούς τους λόγους λοιπόν και προς 
αποκατάσταση του αισθήματος δικαίου αλλά και ηθικού που πρέπει να διακρίνει όλους τους Έλληνες 
Στρατιωτικούς ζητάμε από τον κύριο Υπουργό ένα νομοσχέδιο που να δίνει συνολική αποκατάσταση με 
προαγωγή σε ΤΧΕΣ και αντίστοιχους στα 32 έτη πραγματικής υπηρεσίας και ΑΝΧΕΣ και αντίστοιχους στα 34 έτη 
πραγματικής υπηρεσίας…!!!!Επίσης ο χρόνος Διοικήσεως στους βαθμούς,αποτελεί αναγκαίο προσόν 
προαγωγής,ενώ στο νομοσχέδιο εξαιρείται ως προσόν προαγωγής μόνο για τους εν λόγω καταταγέντες.Ήδη 
αρκετοί συνάδελφοι δεν έχουν προαχθεί εξαιτίας αυτού του θέματος ,η λύση και εδώ πρέπει να δοθεί ολιστική 
για όλους, καθώς είναι αυτό που αναγκάζει τους συναδέλφους σε υποχρεωτική μετάθεση με κόστος, τόσο στα 
οικονομικά της οικογένειας αλλά και στην γαλήνη της.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
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εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:59   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 , 14η ΣΜΥΝ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:30   

 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
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του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:38   

 

Κύριε Υπουργέ

Ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως καταληκτική ημερομηνία για
τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να αφήνεται 2 σειρες εξω 
ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και όχι η 31-12-2020 ώστε 
να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το συνταξιοδοτικο.

Έτσι δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 και 1995.

Το άρθρο αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο
με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!).

Είναι το λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 
1994 και 1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.

Παρακαλούμε για την επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να 
αποκατασταθεί η ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από 
το 1991 έως και το 1995.

Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειτε στις απαραίτητες διoρθωτικες 
τροποποιήσεις.

Με εκτίμηση.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:05   

 

Μια πολύ σωστή κίνηση του Υπουργού και του επιτελείου του που λύνει μια για παντα θέματα που 
ταλαιπωρούσαν τους ένστολους για χρονια.Ενα τόσο προσεγμένο νομοσχέδιο που οτιδηποτε άλλο θα ήταν μια 
καινούρια στρεβλωση

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:05   

 

Σε συνέχεια σχολιασμού του άρθρου 53, θα ήθελα να αναδείξω το θέμα της σταδιοδρομικής βαθμολογικής 
εξέλιξης Αξιωματικών προερχομένων εξ Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) καταταγέντων από το έτος 1991 και εντεύθεν. 
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Ο καταληκτικός βαθμός των αποφοίτων ΑΣΣΥ σύμφωνα με την υποπαράγραφο β του άρθρου 23 του νόμου 
3883/10 είναι:
α) Πλοίαρχος για τους αποφοίτους ΑΕΙ με τη συμπλήρωση 37 ετών υπηρεσίας και αυταπάγγελτη αποστρατεία 
στα 38 έτη.
β) Αντιπλοίαρχος για τους υπόλοιπους, μη πτυχιούχος ΆΕΙ με τη συμπλήρωση 36 ετών υπηρεσίας και 
αυταπάγγελτη αποστρατεία στα 37 έτη
Σύμφωνα με την παράγραφο 4 του άρθρου 27 του νόμου 3883/10 ως Αξιωματικοί προάγονται στο βαθμό του 
Σημαιοφόρου με τη συμπλήρωση 19 ετών υπηρεσίας, στο βαθμό του Ανθυποπλοιάρχου με τη συμπλήρωση 23 
ετών υπηρεσίας, στο βαθμό του Υποπλοιάρχου με τη συμπλήρωση 28 ετών υπηρεσίας, στο βαθμό του 
Πλωτάρχη με τη συμπλήρωση 34 ετών υπηρεσίας και στο βαθμό του Αντιπλοιάρχου με τη συμπλήρωση 36 ετών
υπηρεσίας. Από την ανωτέρω αναλυτική αναφορά της σταδιοδρομικής εξέλιξης των Αξιωματικών 
προερχόμενων από ΑΣΣΥ που υπάγονται στο θεσμικό Πλαίσιο του νόμου 3883/10 και έχουν καταταχθεί από 
1/1/91 και μετά, σε σχέση με τους Αξιωματικούς ΑΣΣΥ κατατεγέντες μέχρι τις 31/12/90 που υπάγονται στο 
Ν.3883/10 και συγκεκριμένες διατάξεις του Ν.2439/96 και Αξιωματικούς προερχόμενους από διαφορετικούς 
θεσμούς (εθελοντές ΝΔ.445/74 και εθελόντριες Ν.705/77), προκύπτουν οι εξής κατάφωρες αδικίες:
α) Οι Αξιωματικοί προερχόμενοι από ΑΣΣΥ με ημερομηνία κατάταξης έως 31/12 /89, οι κατατεγέντες 
Αξιωματικοί του έτους 1990 και οι Αξιωματικοί προερχόμενα από το ΝΔ.445/74 και τον Ν.705/77 προάγονται 
νωρίτερα στον εκάστοτε βαθμό του Αξιωματικού σε σχέση με τους Αξιωματικούς που προέρχονται από ΑΣΣΥ και
έχουν καταταγεί από το 1/1/91 και εντεύθεν. Χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι ότι για την προαγωγή στο 
βαθμό του Πλωτάρχη απαιτείται για την πρώτη κατηγορία συμπλήρωση 30 ετών υπηρεσίας, για τη δεύτερη 
κατηγορία συμπλήρωση 32 ετών υπηρεσίας και για την τρίτη κατηγορία συμπλήρωση 30 ετών υπηρεσίας. 
Όμως για τους Αξιωματικούς ΑΣΣΥ που έχουν καταταχθεί από 1/1/91 και μετά, η προαγωγή στο βαθμό του 
Πλωτάρχη γίνεται μετά από 34 χρόνια υπηρεσίας. Δηλαδή 2 έως 4 χρόνια διαφορά σε σχέση με τις υπόλοιπες 
κατηγορίες ,καθώς και επίσης ότι οι προαναφερθείσες κατηγορίες Αξιωματικών παραμένουν περισσότερα 
χρόνια σε ανώτερους βαθμούς, σε σχέση με τους ΑΣΣΥ που έχουν καταταχθεί από 1/1/91 και εντεύθεν, με ότι 
οφέλη έχει αυτό(διοικητικά- μισθολογικά) . Λαμβάνοντας υπόψη ότι οι κατατεγέντες από το 1994 και μετά 
καθώς και ένα ποσοστό από τη σειρά κατάταξης του 1993 έχουν εισαχθεί στις τάξεις του Πολεμικού Ναυτικού 
μέσω του θεσμού των πανελληνίων εν αντιθέσει με τους Αξιωματικούς των υπολοίπων κατηγοριών που έχουν 
εισαχθεί με διαδικασία εσωτερικών διαγωνισμών δημιουργείται αίσθημα αδικίας και μη ίσης μεταχείρισης των 
στελεχών, καθόσον εκτός από το ηθικό θέμα που δημιουργείται υπάρχει και το μισθολογικό, γιατί άλλο 
Πλωτάρχης στα 30 χρόνια υπηρεσίας και άλλο Πλωτάρχης στα 34 χρόνια υπηρεσίας. Αυτή η διαφορά ανέρχεται
για το διάστημα των 4 ετών σε αρκετές χιλιάδες ευρώ, το οποίο θα μπορούσε να καλύψει πολλές βασικές 
ανάγκες των στελεχών.
β) ενώ στις κατηγορίες των Αξιωματικών που έχουν καταταχθεί μέχρι τις 31/12/90 χαρίζεται η πενταετία 
εκστρατείας μέχρι τη συμπλήρωση των 40 ετών συνολικής υπηρεσίας, καθώς επίσης τους δίνεται η δυνατότητα
να παραμείνουν ΕΟΘ (εκτός οργανικών θέσεων), κρινόμενοι κάθε έτος μέχρι τη συμπλήρωση πραγματικής 
υπηρεσίας 40 ετών, οι αξιωματικούς ΑΣΣΥ που έχουν καταταχθεί από 1/1/91 και εντεύθεν, όσοι επιθυμούν, 
πρέπει να εξαγοράσουν την πενταετία εκστρατείας. Πρέπει επίσης να ληφθεί υπόψη και το νομοθετικό κενό 
που υπάρχει μεταξύ του σταδιοδρομικού Ν.3883/10 και του ασφαλιστικού Ν.3865/10 που προβλέπει 40 χρόνια 
εργασίας ή το 60 έτος ηλικίας για την κατοχύρωση συνταξιοδοτικών δικαιωμάτων. Στο Ν.3883/10 προβλέπεται 
η αποστρατεία των στελεχών στα 37 έτη υπηρεσίας και στα 38 έτη για αποφοίτους ΑΕΙ, αφήνοντας ένα κενό 2-3
ετών μέχρι τη θεμελίωση των 40 ετών υπηρεσίας, που σε Αξιωματικούς που δεν έχουν τη δυνατότητα να 
εξαγοράσουν αυτά τα χρόνια δημιουργείται αίσθημα αβεβαιότητας για το τι μέλλει γενέσθαι όσον αφορά τα 
συνταξιοδοτικά τους δικαιώματα. Στο νομοσχέδιο που αναρτήθηκε προς διαβούλευση με μεγάλη μου χαρά 
παρατηρώ ότι λύονται μερικώς (μέχρι και τους εισαχθέντες το 1993) οι αδικίες που υπήρχαν όσον αφορά την 
σταδιοδρομική εξέλιξη των στελεχών ΑΣΣΥ. ΚΑΙ ΑΥΤΟ ΕΙΝΑΙ ΤΟ ΣΩΣΤΟ. Όμως παραμένει η αδικία για τα 
στελέχη των επόμενων σειρών και ιδίως των εισαχθέντων τα έτη 94,95, καθόσον δεν υπάρχει κανένας 
διαχωρισμός ,όσο αφορά την σταδιοδρομική εξέλιξη των εισαχθέντων ΑΣΣΥ 94,95 με τους εισαχθέντες ΑΣΣΥ 
91,92,93, καθόσον και οι 2 κατηγορίες διέπονται από το ίδιο νομοθετικό πλαίσιο (εγκύκλιος εισαγωγης, νόμος 
σταδιοδρομικής εξέλιξης κ.α).
Από όλα τα παραπάνω που αναφέρθηκαν προτείνονται τα εξής για τους Αξιωματικούς που έχουν καταταχθεί 
από 1/1/94 και μετά:
α) η μείωση των απαιτούμενων χρόνων για την προαγωγή σε κάθε βαθμό Αξιωματικού (ιδίως για εισαχθέντες 
ΑΣΣΥ 94,95 για να ακολουθήσουν τους εισαχθέντες ΑΣΣΥ 91,92,93) , ώστε να φτάνει στα 35 χρόνια υπηρεσίας 
στον καταληκτικό του βαθμό έτσι ώστε όσοι επιθυμούν να αποστρατευτούν, αφού εξαγοράσουν την πενταετία 
εκστρατείας, με τη συμπλήρωση 35 ετών να έχουν πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα. Επίσης όσο αφορά το 
δημοσιονομικό κόστος για την προαγωγή των προαναφερθέντων Αξιωματικών θεωρώ ότι θα είναι πολύ μικρό 
και θα επιβαρύνει τον προϋπολογισμό του 2025. Επίσης θεωρώ ότι πρέπει να ληφθεί υπόψη και να αλλάξει, ότι
ο καταληκτικός βαθμός για τους ΑΣΣΥ που κρίνονται με το νόμο 2439 /96 είναι του Πλοιάρχου, ενώ όσοι ΑΣΣΥ 
κρίνονται με το νόμο 3883/10 ο καταληκτικός βαθμός είναι του Αντιπλοιάρχου (ένας λιγότερος).
β) να καλυφθεί το κενό των 2-3 ετών που υπάρχει μεταξύ σταδιοδρομικού Ν.3883/10 και ασφαλιστικού 
Ν.3865/10 άρθρο 20,που προβλέπει 40 χρόνια εργασίας ή την συμπλήρωση του 60 έτους ηλικίας για τη 
θεμελίωση συνταξιοδοτικού δικαιώματος.
γ) να ισχύσει ο αποστρατευτικός βαθμός του Αρχιπλοιάρχου για τους αξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ που 
κρίνονται με το Ν.3883/10, οι οποίοι είναι κάτοχοι πτυχίου ΑΕΙ, όπως ισχύει με τους Αξιωματικούς απόφοιτους 
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ΑΕΙ οι οποίοι κρίνονται με το νόμο 2439/96. Είναι υποχρέωση της διοίκησης να τηρήσει κάποιες από τις βασικές
αρχές με τις οποίες πορεύεται, όπως είναι η αρχή της ισότητας των διοικούμενων, η αρχή της χρηστής και 
καλόπιστης διοίκησης, η αρχή της προστατευόμενης εμπιστοσύνης του διοικούμενου προς τη διοίκηση και 
άλλες, καθόσον πολλές από τις ανωτέρω αναφερόμενες τάξεις ΑΣΣΥ(ιδίως 94,95 και εντεύθεν) έχουν εισαχθεί 
στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων με σημείο αναφοράς κοινές εγκυκλίους και κοινό νομοθετικό πλαίσιο, όσο 
αφορά την σταδιοδρομική τους εξέλιξη και έρχεται τώρα το εν λόγω νομοθετικό πλαίσιο να διαχωρίσει τα 
στελέχη των ενόπλων δυνάμεων σε στελέχη 2 ταχυτήτων χωρίς να υπάρχει μια σταδιακή μετάβαση από το ένα 
σημείο στο άλλο. Οι ρυθμίσεις που θα θεσπιστούν στο επερχόμενο νομοσχέδιο είναι απαραίτητο να μη γίνουν 
τροχοπέδη στο αίσθημα δικαιοσύνης και ισότητας που πρέπει να υπάρχει στις τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων, 
αναγκάζοντας τα στελέχη τους να προσφύγουν σε ένδικα μέσα και δημιουργώντας τους αίσθημα αγανάκτησης 
και θυμού που πολύ φοβάμαι ότι θα αποτυπωθεί στις επερχόμενες εκλογές από αυτούς και τις οικογένειές 
τους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:20   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Δυστυχώς εδώ υπάρχει κατάφορη αδικία για τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 και 1995 καθώς «φωτογραφικά» 
υπάρχει ρύθμιση μόνο για τους καταταγέντες 91, 92,& 93. Μπορείτε να μας εξηγήσετε ποια είναι η διαφορά 
στους παραπάνω καταταγέντες και ποιος ο νόμος που ξεχωρίζει τους παραπάνω Αξιωματικούς;
Είναι δυνατόν ΑΥΤΗ Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ να καταστρατηγεί κάθε έννοια δικαίου, ισοτιμίας, ισότητας και ηθικής ???

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ επανεξέταση του άρθρου 53, δεν είναι δυνατόν να δημιουργούμε τέτοια αδικία μέσα 
στις τάξεις των Ε.Δ. Αδιανόητο.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:57   

 

Κε Υπουργέ με το ν/σ επιλύεται οριστικά η αδικία που επήλθε με το ν. του κ. Βενιζέλου που ενώ διαχώριζε 
τους παλαιούς ασφαλισμένους (καταταγέντες έως 31-12-1992) με τους νέους ( καταταγέντες απο 1-1-1993) , 
εντελώς άδικά και άνευ λογικής ,τις τάξεις ΑΣΣΥ 1992,1993,1994 (καταταγέντες ’90,’91’,92) τους «πέταξε» 
στους νέους ασφαλισμένους (40 έτη ) με όλα τα επακόλουθα.. Με τροποποίηση του άρθρου από τον Κο 
Καμμένο άρθηκε η αδικία μόνο για την τάξη 1992 (καταταγέντες 1990) ….( χωρίς περαιτέρω ανάλυση ). Με το 
νέο ν/σ επιλύεται δικαίως και οριστικά με αναδρομικότητα η βαθμολογική προαγωγή των παλαιών 
ασφαλισμένων (τάξεων 93,94) ,αλλά και η εισαγωγή των ΝΕΩΝ ασφαλισμένων τάξης 1995 στο ν/σ 
(καταταγέντες 1993), ανοίγει δικαιωματικά την διεκδίκηση ένταξης στο νόμο όλους τους αποφοίτους ΑΣΣΥ .

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:26   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:48   
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Συγχαρητήρια για την αποκατάσταση Χρόνιων αδικιών σε ότι αφορά την βαθμολογική εξέλιξη των ΑΣΣΥ τάξεων
93-94-95.Ήταν δίκαιο και γίνρται πράξη!

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:27   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Διαβάζοντας το συγκεκριμένο άρθρο μας γενάτε η απορία για τις προθέσεις του Υπουργείου περί πραγματικής 
επίλυσης θεμάτων σταδιοδρομικής φύσεως ή όχι. Παρατηρούμε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος επίλυσης 
μετακυλύει το πρόβλημα και δημιουργεί μεγαλύτερες ανισότητες. Συνεπώς εκφράζουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας 
και επισημαίνουμε τα εξής:
Η ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93 στον ν.2439/1996 που επιχειρείτε, μας καταδεικνύει πως η ενημέρωση 
που ενδεχομένως έχει γίνει απ’ τους Επιτελείς σας ότι είναι ελλιπής και δημιουργεί ερωτήματα, γιατί 
ουσιαστικά αδρανοποιείται, για να μη σας πούμε ότι καταργείται έτσι ο ν. 3883/2010 και επί της παρούσης 
δημιουργούνται αντισυνταγματικές ανισότητες μεταξύ Τάξεων οι οποίες έχουν ακριβώς τα ίδια κριτήρια 
εισαγωγής και εξέλιξης. Εύλογο ερώτημα λοιπόν, το γιατί να μην περιλαμβάνονται στο παρόν άρθρο και οι 
καταταγέντες του 1994 και εντεύθεν, στηριζόμενοι στη λογική του νομοθέτη για την ένταξη των εν λόγω 
καταταγέντων.
Ουσιαστικά καμία από τις Τάξεις κατάταξης 91-92-93 οι οποίες αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο του
Σ.Ν., δεν έχουν κάποιο νομικό έρεισμα για να διεκδικούν την ένταξή τους στο σταδιοδρομικό νόμο 2439/96, 
έχοντας ήδη δεχθεί στη σταδιοδρομική τους πορεία, όπως όλοι μας που είμαστε στο ν.3883/10, τα οφέλη του 
συγκεκριμένου νόμου, δηλαδή προαγωγή στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού και αντιστοίχων στα 19 έτη.
Είναι φύση αδύνατο να αντιληφθούμε αυτή την εμμονή σας για την ένταξη των καταταγέντων 1991-92-93, 
καθόσον είναι πέρα κάθε λογικής και νομιμότητας και μάλιστα, με το παρόν προς ψήφιση άρθρο, δρομολογείτε
να προαχθούν χωρίς καν να έχουν συμπληρώσει τον απαιτούμενο χρόνο διοίκησης!!! Πόσο μάλλον, όταν ακόμα
εκκρεμούν προαγωγές στελεχών προηγουμένων Τάξεων, οι οποίοι οφείλουν χρόνο διοίκησης!!!
Είμαστε σίγουροι πως θα ήταν προς όφελος των ΕΔ, να θέσετε διατάξεις εντός του νόμου 3883/2010 που θα 
αφορούν το σύνολο των αποφοίτων Αξιωματικών ΑΣΣΥ, ώστε ο συγκεκριμένος νόμος να είναι δίκαιος για μας 
και αποδεκτός απ’ όλους, σταματώντας έτσι την αιμορραγία στελεχών από το ν.3883/2010 προς το 
ν.2439/1996 (ενός νόμου προς απόσυρση), προκειμένου να επέλθει η ποθητή αρμονική μετάβαση απ’ το ένα 
νομικό πλαίσιο στο άλλο και με τον τρόπο αυτό να επιτύχετε να μην διαιωνίζεται μία αρρωστημένη κατάσταση.
Επιπρόσθετα διαπιστώνουμε ότι στα υπό ένταξη στελέχη, εξ’ ΑΣΣΥ και εθελοντών του ν.δ 445/1974 και του 
ν.705/1977, που αναφέρονται στο παρόν προς ψήφιση άρθρο, απουσιάζουν παντελώς τα στελέχη προερχόμενα
εξ’ ΑΣΕΙ, πράγμα που καταδεικνύει ότι ο ν.2439/96 είναι ήδη ένας νόμος υπό κατάργηση.
Όλα τα ανωτέρω θέτουν σε ακόμη μεγαλύτερη αμφισβήτηση τις προθέσεις και τα κριτήρια του Υπουργείου, για
ένταξη των καταταγέντων 91-92-93 σε ένα σταδιοδρομικό νόμο, κίνηση που μόνο προβλήματα θα επιφέρει στις
τάξεις των Ε.Δ.. Η πρότασή σας για ένταξη στο ν. 2439/96, χαρακτηρίζεται προκλητική, ανοίγει τον ασκό του 
Αιόλου για περαιτέρω διεκδικήσεις των Αξιωματικών κατάταξης 1994-95-96 και εντεύθεν μιας και δεν έχουμε 
την παραμικρή διαφορά, με ότι συνέπειες θα επιφέρουν όλα αυτά στην ιεραρχική πυραμίδα.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο 
σκοπό το βέλτιστο αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου, κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
μας, απαλλαγμένο από ψηφοθηρικά παίγνια.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:11   
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ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΑΔΙΚΙΑ για τους Αξκούς ΑΣΣΥ Τάξης 1996 !!!

Συγκεκριμένα:

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
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υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:42   

 

ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΑΔΙΚΙΑ εις βάρος των Αξκών ΑΣΣΥ 1996 (εισαχθέντες το 1994)!!!
Διαιρείτε το στράτευμα δημιουργώντας Αξκούς 2 ταχυτήτων….
Συγκεκριμένα:

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
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2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:07   

 

Κύριε Υπουργέ
Με όλο τον σεβασμό και το θάρρος επιτρέψτε μου να σας εκφράσω τις εύλογες απορίες μου και τις νόμιμες 
αντιρρήσεις μου.
Δεν είναι δυνατόν να προσπαθούμε να δώσουμε λύση σε ένα πρόβλημα, δίνοντας λύση κατά το ήμισυ. Λύση 
που δημιουργεί μεγαλύτερα προβλήματα από όσα επιλύει.
Δεν είναι δυνατόν να δημιουργούμε τέτοιο βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα μεταξύ Αξιωματικών που 
εισήχθησαν στις ΑΣΣΥ πριν από περίπου 30 (!!!) χρόνια με διαφορά μηνών μεταξύ τους και με αυτό το 
νομοσχέδιο να προκύπτει βαθμολογική διαφορά 4 (!!!) ετών.
Είναι αδιανόητο, παράλογο, παράτυπο, ανήθικο και πέρα από κάθε έννοια ισότητας & ισονομίας.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ σας καλώ να επανεξετάσετε το νομοσχέδιο πλανω στις αρχές που επιτάσσει η 
δικαιοσύνη και η ισονομία. Μην γίνει (και αυτό) το νομοσχέδιο άλλη μία σκοτεινή, θολή, ανούσια, άδικη 
παρέμβαση στην κανονικότητα των Ε.Δ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:26   

 

Κύριε Υπουργέ
Με όλο τον σεβασμό και το θάρρος επιτρέψτε μου να σας εκφράσω τις εύλογες απορίες μου και τις νόμιμες 
αντιρρήσεις μου.
Δεν είναι δυνατόν να προσπαθούμε να δώσουμε λύση σε ένα πρόβλημα, δίνοντας λύση κατά το ήμισυ. Λύση 
που δημιουργεί μεγαλύτερα προβλήματα από όσα επιλύει.
Δεν είναι δυνατόν να δημιουργούμε τέτοιο βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα μεταξύ Αξιωματικών που 
εισήχθησαν στις ΑΣΣΥ πριν από περίπου 30 (!!!) χρόνια με διαφορά μηνών μεταξύ τους και με αυτό το 
νομοσχέδιο να προκύπτει βαθμολογική διαφορά 4 (!!!) ετών.
Είναι αδιανόητο, παράλογο, παράτυπο, ανήθικο και πέρα από κάθε έννοια ισότητας & ισονομίας.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ σας καλώ να επανεξετάσετε το νομοσχέδιο πλανω στις αρχές που επιτάσσει η 
δικαιοσύνη και η ισονομία. Μην γίνει (και αυτό) το νομοσχέδιο άλλη μία σκοτεινή, θολή, ανούσια, άδικη 
παρέμβαση στην κανονικότητα των Ενόπλων Δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:13   

 

Κύριε Υπουργέ,
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Ως καταχθείς στην ΣΜΥ το 1993, επιτρέψτε μου να εκφράσω την βαθιά μου ικανοποίηση για τη βαθμολογική 
αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Με το εν λόγω ν/σ αποκαθίστανται οι άδικες στρεβλώσεις 
για τις ανωτέρω τάξεις και, παράλληλα, ομαλοποιείται πλέον το αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ΕΔ.

Αναμένουμε να λάβει σάρκα και οστά εντός της ΒτΕ στο άμεσο μέλλον.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:45   

 

Εκφράζω την βαθιά μου ικανοποίηση για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93 που 
συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:56   

 

Κύριε Υπουργέ, ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως 
καταληκτική ημερομηνία για τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να 
αφήνεται 2 σειρες εξω ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και 
όχι η 31_12_2020 ώστε να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το 
συνταξιοδοτικο. Έτσι δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 
και 1995.
Το άρθρο αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο
με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!) Είναι 
το λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 1994 και 
1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.
Παρακαλούμε για την επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να 
αποκατασταθεί η ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από 
το 1991 έως και το 1995.
Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειτε στις απαραίτητες διoρθωτικες 
τροποποιήσεις.
Με εκτίμηση.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 08:31   

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
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τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 07:24   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.

Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.

Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες και θα γίνουν σταθερές, μόνιμες σαν πληγές που δεν 
κλείνουν ΠΟΤΕ.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες ΚΑΙ ΝΟΜΙΜΕΣ αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 
ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν, είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ από τους 
συναδέλφους τους. Όχι χρόνια !!! Μήνες διαφορά !!!
Ενδεικτικά τον Σεπτέμβριο του 1994 στην ΣΜΥΝ (διετή φοίτηση υπενθυμίζεται) υπήρχαν 4 σειρές (12η εώς και 
15η) με την 12η να εισήλθε το 1992, την 13η τον Μάιο του 93, την 14η τον Νοέμβριο του 93 και την 15η τον 
Σεπτέμβριο του 94.
Και τώρα … μετά από 28 χρόνια η αρχή του ισότιμου, του δίκαιου, του ισόνομου κρίνει τι ;;;; Ότι πρέπει η 15η 
σειρά ΣΜΥΝ να προαχθεί μετά από 6 χρόνια !!! Σειρές που μπήκαν με ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλιο και είχαν 
ακριβώς τις ίδιες προοπτικές σταδιοδρομίας & εξέλιξης. Με όλο τον σεβασμό Κύριε Υπουργέ !!! Είναι 
δυνατόν ;;;; Είναι δυνατόν να γίνεται τέτοιο λάθος ;;;
Τέτοιο λάθος ΑΠΟ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ;;;

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.

Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με 
πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 
και να δωθεί οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.

Υ.Γ. Ας βάλουμε επιτέλους σε αυτή την χώρα το δίκαιο, το ηθικό, το ισότιμο και το ισόνομο στην κορυφή και ας
αφήσουμε τις προσωπικές φιλοδοξίες.

Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994
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Μην τιμωρείται τους αξιωματικούς ελαφράς υπηρεσίας (ΕΥ) . Τον άρρωστο τον θεραπεύεις δεν τον τιμωρείς.
Ο τότε υπουργός εθνικής άμυνας, Ευαγ. Βενιζέλος υπογράφει τον νομο Ν.3883/2010 τιμωρώντας του ΕΥ διοτι 
αρρωστησαν. Ο πλέον ακατάλληλος, υπέρβαρος, νοχελικός, που ούτε Ι5 δεν θα έπερνε στο στρατευμα. Ενας 
πλούσιος φαλοκράτης που τιμωρεί απροκάλυπτα ανθρώπους που μοχθουν για το στρατευμα, ανθρωπους που η
ηθικη αξια, η αξια της τιμης, η αξια της προαγωγης εχει υψιστη σημασια. Ανθρωπους που εχουν ορκιστει να 
δινουν την τελευταια ρανιδα του αιματος τους για την σημαια. Όταν όμως η σημαια (η εκπροσωποι του 
κρατους) σε απαξιωνει, σε τιμωρει, τοτε τι?
Η απόφαση σας να τερματίζεται τους αξιωματικους εξ ασσυ σε υπολοχαγους κακο κανει στους ιδιους και στο 
στρατευμα.
Η κοινωνικη στοιχοποιηση που τους επιβαλλεται δημιουργει προβληματα στα ΕΥ στελεχη.
Λυστε το θεμα άμεσα. Λυστε το θεμα τωρα. Λυστε ένα διαχρονικό προβλημα κυριε Υπουργε, ένα προβλημα 
αδικιας, ένα προβλημα ρατζισμου και κοινωνικης ανισοτητας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 01:53   

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
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Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Αξκος ΑΣΣΥ,
τάξης ’96

 19 Δεκεμβρίου 2022, 01:08   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 01:19   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 01:46   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 00:20   

 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 00:41   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:47   

 

Ευχαριστούμε όλους θερμά για τις προσπάθειες που κατέβαλαν, αν και καθυστερημένα, το νόμιμο και ηθικό για
τους Αξιωματικούς μας, φαίνεται πως λύθηκε από την ηγεσία μας. Πρέπει όμως ενωμένοι άπαντες να πείσουμε 
την ηγεσία με επιχειρήματα ότι είμαστε η ραχοκοκαλιά του στρατεύματος και πρέπει να βρεθεί λύση για το 
σύνολο των αποφοίτων ΑΣΣΥ καθώς αποτελούν το μέλλον, έχοντας τα εχέγγυα, για μια ουσιαστική και ισότιμη 
αναβάθμιση τους, οπότε αναμένουμε τα καλύτερα με λύσεις για όλους … Ευχαριστούμε

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:52   

 

Ερώτηση. Το άρθρο αυτό αφήνει εκτός ρύθμισης μεταγενέστερες σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς 
τρόπο με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση?

Απάντηση. Δεν προκύπτει απο πουθενά αυτό, μιας και το δίκαιο αιτιολογικό των τάξεων 91,92,93, είναι η 
βαθμολογική αποκατάσταση εξαιτίας στρεβλώσεων που είχαν δημιουργηθεί από προηγουμένους νομούς που 
ευνοούσε μια μερίδα έτσι ώστε να προάγονται νωρίτερα από ομοιόβαθμους αρχαιοτέρους αξιωματικούς ΑΣΣΥ.
Εκεί που είχες κάποιους υπό τις διαταγές σου λόγω ψηφοθηρικών νομών, βρισκόσουν να είσαι νεότερος, σε 
βαθμό δηλ. υπό τις διαταγές τους, ποιο αβλέπτημα και ξεκάθαρη διασάλευση της ιεραρχίας δεν γινόταν.
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Επιπλέον εμείς περιμέναμε 7 χρονιά για ενταχθούμε σε αυτό το νομό χωρίς να θίγουμε άλλες σειρές αγαπητοί 
συνάδελφοι
Μακάρι να βρεθεί λύση και για μεταγενέστερες σειρές, εμείς δεν συγκρίνουμε ανόμοια πράγματα, ούτε 
τσουβαλιάσαμε προηγούμενες σειρές, δεν τέθηκε θέμα διαφοράς βαθμού από αρχαιότερη σειρά από εμάς, δεν 
τέθηκε θέμα γιατί ο αρχαιότερος με πέρασε βαθμό, ο αρχαιότερος ήταν είναι και θα είναι αρχαιότερος είτε η 
διαφορά είναι 1-2 βαθμούς είτε είναι διαφορά αρχαιότητας , επαναλαμβάνω με εμάς τέθηκε ζήτημα για 
νεότερους μας η ακόμη και ιδίας χρονολογικής κατάταξης αξιωματικούς που μας περνούσαν σε βαθμό.

Ευχαριστούμε λοιπόν τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:45   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.

Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:45   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:06   

 

Το παρόν σχέδιο νόμου επιλύει το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ 1991-92-93. 
Αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί 
λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος και ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Οι 
σειρές οι επόμενες που έρχονται ευεργετούνται άπο αποκαταστάσεις σε θέματα άλλα που οι παλιότερες σειρές 
δεν ειχαν το προσόν να ευεργετηθούν και σίγουρα δεν θα προλάβουν να ευεργετηθούν μιας και οι 
περισσοτεροι ειναι κοντά σε έτη αποστρατείας . Για παράδειγμα , οι νυχτερινές αποζημιώσεις που θα 
πληρώνονται όλες πλέον έστω σε αυτα τα ποσά που ανακοινώθηκαν ήταν ένα τεράστιο θετικό βήμα για τις ΕΔ .
Όσοι λοίπον θίγονται απο το νομοσχέδιο ο,τι δεν συμπεριλαμβάνονται μέσα σε αυτό και είναι αδικία , τότε και 
οι παλιότερες σειρές να πληρωθούν αναδρομικά τις υπηρεσίες που δεν πληρώνονταν εφόσον μιλούν περί 
αισθήματος δικαίου , όπως και πόλλα άλλα υπερ που οι νεότερες σειρές απόκτησαν χάρην των παλαιοτέρων 
συναδέλφων τους .

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:28   
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:48   

 

Καλησπέρα σας.

Θα ήθελα να τονίσω ότι το συγκεκριμένο νομοσχέδιο αποκαθιστά εν μέρει και όχι οριστικά, όπως διατυπώνουν 
πολλοί συνάδελφοι απόφοιτοι ΑΣΣΥ ετών 91,92,93 την αδικία που επέφερε η εφαρμογή του νόμου 3883 το 
2010, καθώς τόσο αυτοί οι συνάδελφοι, όσο και όλοι όσοι εισήχθησαν μέχρι το 2010 στις ΑΣΣΥ, το έκαναν υπό 
τους ίδιους όρους και προϋποθέσεις που όριζαν οι εγκύκλιοι και τα Προεδρικά Διατάγματα. Μπήκαμε όλοι στις 
ίδιες παραγωγικές σχολές, με τα ίδια κριτήρια, όσον αφορά τη βαθμολογική μας εξέλιξη. Αυτό διαταράχθηκε 
και τροποποιήθηκε με την εφαρμογή του νόμου 3883 το 2010. Οπότε, η οριστική λύση του θέματος θα επέλθει 
με την ενσωμάτωση στο νομοσχέδιο και των υπόλοιπων σειρών ΑΣΣΥ που κατετάγησαν έως και το 2010.

Ευχαριστώ πολύ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:42   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξη

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:36   

 

Οι παρακάτω εξαιρέσεις:

«Για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν. 445/1974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 δεν είναι απαραίτητη η 
συμπλήρωση του προσόντος του χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996. Για 
τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που προέρχονται από ΑΣΣΥ δεν είναι απαραίτητη η συμπλήρωση του 
προσόντος του χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 στον βαθμό του Λοχαγού 
και αντιστοίχων.»

δεν έχουν καμία βάση και αποτελούν προνομιακή μεταχείριση εις βάρος των στελεχών προελεύσεως ΑΣΕΙ. Να 
καταργηθούν.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:01   

1728 

1731



 

Στο άρθρο 53 προτείνεται οι αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη απόφασητου Διοικητικού Εφετείου Αθηνών κατά την 
οποία η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι: «Τελούν υπόόμοιες συνθήκες με 
λοιπές κατηγορίες αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της 
συνταγματικής αρχής της ισότητας». Εν κατακλείδι, η διακρίβωση και το μέγεθος της αδικίας που υφίστανται οι
αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ που αρρώστησαν μετά το 2010, είναι ολοφάνερη

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:54   

 

Ένα νομοσχέδιο που διορθώνει λάθη του παρελθόντος. Συγχαρητήρια στον κ.Υπουργό και το επιτελείο του.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:22   

 

κ. Υπουργέ
Ως καταταγέντας του 1997 στη ΣΤΥΑ θεωρώ το ν.3883/10 έναν άδικο νόμο για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ. Έχοντας 
υποστεί ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ και ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΉ ΥΠΟΒΑΘΜΙΣΗ, έχετε την ευκαιρία να αποκαταστήσετε μια κατάφωρη 
αδικία αλλά με έκπληξη μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου 
υπόκειται ακριβώς στο ίδιο νομικό πλαίσιο αλλά ΔΥΣΤΥΧΏΣ την αφήνεται εκτός. Το ΠΕΡΙ ΔΙΚΑΙΟΥ ΑΙΣΘΗΜΑ 
ΑΓΝΟΕΙΤΑΙ. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση; Μπορείτε να μας εξηγήσετε: α) ποια η διαφορά στους παραπάνω 
καταταγέντες; β) ποιος ο νόμος που ξεχωρίζει τους παραπάνω συναδέλφους;
Με εκτίμηση

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:00   

 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ κατάταγεντων ’91,’92,’93.Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των Ενόπλων 
δυνάμεων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:35   

 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης 2000 Αξκων ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η 
ιεραρχία. Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο .

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:56   
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κ.Υπουργέ
Ως καταταγέντας του 1997 στη ΣΤΥΑ θεωρώ το ν.3883/10 έναν άδικο νόμο για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ. Έχοντας 
υποστεί ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ και ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΉ ΥΠΟΒΑΘΜΙΣΗ, έχετε την ευκαιρία να αποκαταστήσετε μια κατάφωρη 
αδικία αλλά με έκπληξη μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου 
υπόκειται ακριβώς στο ίδιο νομικό πλαίσιο αλλά ΔΥΣΤΥΧΏΣ την αφήνεται εκτός. Το ΠΕΡΙ ΔΙΚΑΙΟΥ ΑΙΣΘΗΜΑ 
ΑΓΝΟΕΙΤΑΙ. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση; Μπορείτε να μας εξηγήσετε: α) ποια η διαφορά στους παραπάνω 
καταταγέντες; β) ποιος ο νόμος που ξεχωρίζει τους παραπάνω συναδέλφους;
Με εκτίμηση

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:02   

 

Η βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93 ηταν το ηθικό αποτέλεσμα της επιβράβευσης 
τους , όπου οι όποιες στρεβλώσεις και αδικίες που υφίσταντο οι ανωτέρω τάξεις , πλέον αποκαθίστανται όπως 
ορθά περιγράφει το παρόν προς ψήφιση νομοσχέδιο . Ευελπιστούμε στην σύσσωμη υπεψήφισή του απο την 
ολομέλεια του Κοινοβούλιου .

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:40   

 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ 91 92 
93.
Το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση και δίκαιο.
Δίνετε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικης εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 χωρίς να διαταράσσεται η ιεραρχία. 
Τηρήσατε τις δεσμεύσεις στο ακέραιο.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:23   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
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καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994(Τάξη 1996).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:10   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.

Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και όταν η αδικία 
συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση) λάθος, σε λάθος 
κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.

Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το ίδια πλαίσια 
νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.

Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του 1993 σε 2 χρόνια 
(!!!) και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 
χρόνια !!!!).

Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη 1993 – 1994), 
βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο, στρεβλό και ανήθικο τι είναι? 
Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται στην εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος.

Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να εκλαμβάνεται ως
μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς να πρέπει να απευθυνθούν σε
δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι 
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δικαιώνονται και δικαίως πανηγυρίζουν έξαλλα με ανοιχτές επιστολές και ευχαριστήρια μηνύματα. Και είναι 
σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται (βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική λύση του 
προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση του θέματος και 
μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά. Δημιουργούμε σύγχυση στους 
Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που 
ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους 
Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο καθεστώς, η σταδιακής 
μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το 
ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος 
της σταδιοδρομίας τους.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα Αξιωματικούς 
με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα.

Η αδικία πέρα από νόμους, εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο 
τέλος επηρεάζει και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση θα φανεί 
στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.

Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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Επιτέλους λύση στο πρόβλημα των τάξεων 93-94-95 με την αποκατάσταση των αδικιών τόσων 
χρόνωνΣυγχαρητήρια για την απόφαση δικαίωση!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:41   

 

Κύριε Υπουργέ,
ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως καταληκτική ημερομηνία για
τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να αφήνεται 2 σειρες εξω 
ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και όχι η 31_12_2020 ώστε 
να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το συνταξιοδοτικο. Έτσι 
δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 και 1995.
Το άρθρο αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο
με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!) Είναι 
το λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 1994 και 
1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.
Παρακαλούμε για την επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να 
αποκατασταθεί η ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από 
το 1991 έως και το 1995.
Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειτε στις απαραίτητες διoρθωτικες 
τροποποιήσεις.
Με εκτίμηση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:31   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
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έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά τόσο η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, όσο και το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:15   

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι
προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που
είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως
τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής
εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές
θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα
στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την
εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν
υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16
έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια
που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο,
με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία
μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει
την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10
όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης
1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι
σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το
συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων
ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του
Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το
βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια
δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το
δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών
συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που
συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται

πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά
1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον
επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της
οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με
τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται
πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα
παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με
αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη
συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια
και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού
βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
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Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον
Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την
τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες
προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2
διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων
δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ
στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-
12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι
τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού
αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το
αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες
εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο
σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη
διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα
στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού
και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που τα
στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και

να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει
στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ
αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμε Κύριε Υφυπουργέ
Συγχαρητήρια για την πρόθεση σας να δώσετε λύση σε μεγάλα, ουσιώδη, ουσιαστικά θέματα που έχουν να 
κάνουν με το Προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων. Σε αυτή την κατεύθυνση είναι και το Άρθρο 53.

Όμως Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.

Στην διαβούλευση αυτή πρέπει (αν έχει νόημα η διαβούλευση) να αφουγκραστείτε, να κατανοήσετε, να 
καταλάβετε και να ερμηνεύσετε το μέγεθος των αντιδράσεων που έχουν ήδη προκύψει από την επιλεκτική 
(όπως φαίνεται) ρύθμιση για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ σειρών 91, 92, 93.
Αντιδράσεις που θα γιγαντωθούν τις επόμενες ημέρες.
Αντιδράσεις που θα συνεχιστούν και θα έχουν σίγουρα επίπτωση στην λειτουργία των Μονάδων.
Αντιδράσεις που είναι πέρα ως πέρα δικαιολογημένες αφού δημιουργούνται Αξιωματικοί 2 ταχυτήτων.
Αξιωματικοί που θα προαχθούν μετά από 2 χρόνια και Αξιωματικοί που θα περιμένουν 6 χρόνια για την 
προαγωγή. Προσέξτε διαφορά: όχι 3 ή 4 χρόνια. Αλλά 6 (!!!). 4 χρόνια παραπάνω από τους συναδέλφους 
τους. Και μόνο στο άκουσμα τέτοιας διαφοροποίησης, τι ακριβώς έχουμε να περιμένουμε ;;; Ήπια αντιμετώπιση
;;; Απάθεια ;;; Αδιαφορία ;;;
Αξιωματικοί που σχεδόν 3 δεκαετίες πριν είχαν μήνες διαφορά στην εισαγωγή τους στις ΑΣΣΥ.
Αξιωματικοί που βίαια θα δουν (ξανά) να ανατρέπονται συνθήκες εργασίας, προοπτικής και αντιμετώπισης από
την Ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Επειδή η χώρα χρειάζεται σταθερότητα και η Κυβέρνηση των «αρίστων» πρέπει να έχει συνέχεια, σας καλώ με 
πάσα ειλικρίνεια να επανεξετάσετε το προσχέδιο Νόμου και ειδικά το Άρθρο 53. Επανεξέταση του Άρθρου 53 
και να δωθεί οριστική λύση, ισότιμη, δίκαιη για όλους. Για όλους ανεξαιρέτως.
ΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΑΣΣΥ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΒΛΕΠΟΥΝ ΤΟ ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΚΑΛΟ. ΑΞΙΕΣ ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΙΚΑΙΟ, ΤΟ ΤΙΜΙΟ, ΤΟ ΙΣΟΤΙΜΟ 
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ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ Η ΑΡΧΗ ΚΑΘΕ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟΥ. Η ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΗ ΚΑΙ ΔΕΝ ΔΕΧΕΤΑΙ 
ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ.

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ για το καλό της χώρας (όσο και αν ακούγεται υπερβολικό) σας καλώ να 
αναθεωρήσετε.
Η αδικαιολόγητη μη εξομοίωσή των σειρών 1994 και 1995 με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της 
ισότητας, την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Και εννοείται πρέπει ξανά να μελετηθεί η εξέλιξη και των επόμενων σειρών ΑΣΣΥ. Δεν είναι δυνατόν να ξεχνάμε
ότι μιλάμε για Αξιωματικούς με 20 χρόνια θαλάσσια Υπηρεσία.

Μετά τιμής, Αξιωματικός ΑΣΣΥ 1994
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Απόφοιτος ΑΣΣΥ 
93(ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Απόφοιτος ΑΣΣΥ 
93(ΣΜΥ
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Απόφοιτος ΑΣΣΥ 
93(ΣΜΥΝ)
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Μπράβο….Έτσι επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ.
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Εκφράζουμε την βαθία μας ικανοποίηση για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. 
Στο συκγεκριμένο νομοσχέδιο αποκαθίστανται οι όποιες στρεβλώσεις και αδικίες που υφίσταντο οι ανωτέρω 
τάξεις και παράλληλα συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Απόφοιτος ΑΣΣΥ 
93(ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Απόφοιτος ΑΣΣΥ 
93(ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Απόφοιτος ΑΣΣΥ 
93(ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:49   

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
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στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:41    
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Για ακόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων ελαφρας υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:58   

 

Εξακολουθεί να υφίσταται η ίδια αδικία για τις σειρές που εισήχθηκαν τα έτη 1994 & 1995, οι οποίες είχαν στην
εγκύκλιο εισαγωγή τους τα ίδια κριτήρια εισαγωγής τους και τον ίδιο καταληκτικό βαθμό με αυτούς που με το 
παρόν άρθρο θα ενταχθούν στον παλιό νόμο. Μήν αναγκάζεται τόσους συναδέλφους να τρέχουν να βρουν λύση
και να παρακαλούν για τα αυτονόητα. Δώστε τη λύση τώρα για όλες τις σειρές μέχρι το έτος εισαγωγής 1995 
για να αποκατασταθεί το αίσθημα δικαίου στις Ε.Δ

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Η παραπάνω Δικαστική απόφαση αφορά, την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι 
τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών (Εθελοντές) και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση 
μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
7. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά (Είναι αρκετή η ταλαιπωρία της υγείας μας), με μικρότερο 
βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και 
ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:29   
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Ευχαριστούμε πολύ γιατί έτσι επιλύεται μια σωστή λύση για τις σειρές 91,92,93.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:27   

 

Εξακολουθεί να υφίσταται η ίδια αδικία για τις σειρές που εισήχθηκαν τα έτη 1994 & 1995, οι οποίες είχαν στην
εγκύκλιο εισαγωγή τους τα ίδια κριτήρια εισαγωγής τους και τον ίδιο καταληκτικό βαθμό με αυτούς που με το 
παρόν άρθρο θα ενταχθούν στον παλιό νόμο. Μήν αναγκάζεται τόσους συναδέλφους να τρέχουν να βρουν λύση
και να παρακαλούν για τα αυτονόητα. Δώστε τη λύση τώρα για όλες τις σειρές μέχρι το έτος εισαγωγής 1995 
για να αποκατασταθεί το αίσθημα δικαίου στις Ε.Δ

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:41    

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Η παραπάνω Δικαστική απόφαση αφορά, την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι 
τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών (Εθελοντές) και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση 
μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
7. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά (Είναι αρκετή η ταλαιπωρία της υγείας μας), με μικρότερο 
βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και 
ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:22   

 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,
για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
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ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:04   

 

Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:43   

 

ΣύνδεσμοςΑξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και όταν η αδικία 
συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση) λάθος, σε λάθος 
κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το ίδια πλαίσια 
νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του 1993 σε 2 χρόνια 
(!!!) και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 
χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη 1993 – 1994), 
βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο, στρεβλό και ανήθικο τι είναι? 
Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται στην εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να εκλαμβάνεται ως
μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς να πρέπει να απευθυνθούν σε
δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι 
δικαιώνονται και δικαίως πανηγυρίζουν έξαλλα με ανοιχτές επιστολές και ευχαριστήρια μηνύματα. Και είναι 
σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται (βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική λύση του 
προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση του θέματος και 
μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά. Δημιουργούμε σύγχυση στους 
Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που 
ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους 
Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο καθεστώς, η σταδιακής 
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μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το 
ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος 
της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα Αξιωματικούς 
με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους, εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή
που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση θα φανεί 
στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:44   

 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ, για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς 
Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:36   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:30   

 

Ευχαριστούμε τον κ. Υπουργό για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91,92,93. Στο 
συγκεκριμένο νομοσχέδιο αποκαθίστανται οι όποιες στρεβλώσεις και αδικίες υφίσταντο οι ανωτέρω τάξεις 
ΑΣΣΥ

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:23  
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:44   

 

Πως θα νιώθατε Κε Υπουργέ αν το παιδί σας ήταν Αξκός Τάξεως 1996-97 (εισαγωγή 1994-95)????
Μήπως ντροπή?
Μήπως απογοήτευση?
Μήπως οργή?

Κρίμα….

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:13   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:54   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:14   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:45   
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση,ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996). Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί 
κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. 
Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι 
διαφορετικό και σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι αρνητικό.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο. Και βάση της ηθικής, ανήθικο. Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής
προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φτάνει στο τελικό 
αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:13   

 

Μεγάλη και κατάφωρη αδικία για τους Αξκούς ΑΣΣΥ εισαγωγής 1994-95!!!!
Αντί να λυθεί το θέμα γίνεται ακόμη χειρότερο.
Διαιρείται το στράτευμα δημιουργώντας Αξκούς 2 ταχυτήτων….
Συγκεκριμένα:

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
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Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:52   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση,ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996). Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί 
κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. 
Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι 
διαφορετικό και σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι αρνητικό.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
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βάση των νόμων παρόλογο. Και βάση της ηθικής, ανήθικο. Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής
προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φτάνει στο τελικό 
αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
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ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:33   

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
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Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:35   

 

Όσο κοιτάμε και μονόπλευρα τα προβλήματα μας και δίνουμε εύσημα για την επίλυση τυχόν ατομικών 
αιτημάτων, τόσο το εκάστοτε πολιτικό σύστημα θα μας «ΠΑΤΑΕΙ» μέχρι να συναντήσουμε
Μαύρο χιόνι. ΞΥΠΝΑΤΕ!!!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:46   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
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όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
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ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:02   

 

Το άρθρο 47 άρθρο ευεργέτημα δώρο στους ΕΜΘ ισχύει για ολους τους ΕΜΘ ανεξαιρέτως (καλά κάνει).Το 
άρθρο 53 ισχύει για μια μικρη μερίδα αποφοιτων ΑΣΣΥ που εισήλθαν χωρις εξετάσεις .Ολοι οι υπολοιποι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ που εισηλθαν με διαφάνεια στο στράτευμα τιμωρούνται και απαξιώνονται σε αξκους Β 
κατηγορίας με λιγότερες απολαβές συντάξεις κλπ.Για να θεωρηθεί αξιοκρατικό και δίκαιο το νομοσχέδιο θα 
πρέπει το άρθρο αυτό να ισχύσει για ολους τους αποφοίτους ΑΣΣΥ ανεξάρτητα απο την ημερομηνία 
καταταξης.Σε διαφορετική περίπτωση οι θιγομενοι θα πρέπει ισως να διεκδικήσουν τις προαγωγές τους στα 
διοικητικά δικαστήρια.Τα κόμματα της αντιπολίτευσης δεν πρέπει να αφήσουν να περάσει αυτο το άρθρο 
έκτρωμα απο την επιτροπή της Βουλής η να ισχύσει για όλους η για κανενα.Απορω πως ο κ ΥΕΘΑ νομικός στο 
επάγγελμα δέχεται ενα τέτοιο άρθρο.Κυριε Υπουργέ δείξτε την ευαισθησία σας και την πρόνοια σας για τους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ μην δημιουργητε περισσότερα προβλήματα απο αυτα που πάτε να λύσετε.Παρακαλω δείτε το
θέμα ψυχρά και λογικά χωρίς να ακούτε τις τυμπανοκρουσιες μιας μικρής μερίδας αποφοιτων ΑΣΣΥ και δώστε 
με την αποφασιστικότητα που σας διακρίνει μια ολιστική δίκαια λυση.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:19   

 

Συγχαρητήρια στην ηγεσία του ΥΕΘΑ, όσο και στην επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:40   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:19   

 

Κύριε υπουργέ σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την 
σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή 
του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
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Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:43   

 

Ευχαριστούμε την ηγεσία του ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

 

Πολύ σωστή και δίκαιη η αποκατάσταση του θέματος. Συγχαρητήρια για την ρύθμιση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:18   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:53   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:38   

 

Να επεκταθει η ρυθμιση και στις επομενες σειρες μεχρι την εφαρμογη του Ν.3883/2010.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:55  

 

Κύριε Υπουργέ, σας ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση καταταγέντων τα έτη 1991-92-93 και 
τηρήσατε τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο. Η πράξη αυτή συμβάλει στο αίσθημα δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις,
αλλά για να είναι ολοκληρωμένη, θα πρέπει να υπάρχει άμεση αποκατάσταση των Αξιωματικών ΑΣΣΥ Ειδικών 
Καταστάσεων, διότι δεν είναι δυνατόν να έχουν διαφορετική βαθμολογική εξέλιξη δυο συμμαθητές Ε.Υ. , γιατί 
ο ένας κρίθηκε Ε.Υ. μετά την ψήφιση του ν. 3883/10 και να έχει βαθμολογική εξέλιξη μέχρι Υπλγός ε.ε. ή Λγός 
ε.ε. κι ο έτερος συμμαθητής ( ή και νεότερος ) που κρίθηκε Ε.Υ. πριν την ψήφιση του ν. 3883/10 να έχει 
βαθμολογική εξέλιξη μέχρι Άνχης ε.ε. ( Όποιος βρίσκεται στην Κατηγορία Ειδικών Καταστάσεων Ε.Υ. 3 ή 4 
χρόνια αδικείτε κατάφωρα σε σχέση με άλλον συνάδελφο που βρίσκεται στην Κατηγορία Ειδικών Καταστάσεων
Ε.Υ. 15, 20 ή και 25 χρόνια). Με το εν λόγω σχέδιο νόμου συνάδελφος Ε.Υ. προέλευσης Ε.Μ.Θ. (ανεξαρτήτου 
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ημερομηνίας κρίσης σε Ε.Υ.) θα έχει ίδιο επιστρατευτικό βαθμό με συνάδελφο προέλευσης ΑΣΣΥ με κρίση σε 
Ε.Υ. μετά τη ψήφιση του ν. 3883/10.
Κε Υπουργέ, μπορείτε να προβείτε μέχρι την κατάθεση του ν/σ στη ΒτΕ στην αποκατάσταση των Αξιωματικών 
ΑΣΣΥ Ειδικών Καταστάσεων.

Ο γράφων το σχόλιο δεν ανήκει σε κατηγορία Ειδικών Καταστάσεων.
Αξκός καταταγείς 1991.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:32   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:29   

 

Το παρον σχεδιο νομου επιλυει οριστικα το ζητημα της βαθμολογικης αποκατάστασης των ΑΣΣΥ καταταγεντων 
’91,’92,’93.Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου 
στις τάξεις των Ενόπλων δυνάμεων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 19:47   

 

Στη σωστη κατευθυνση το νομοσχεδιο,μεταθετει ομως το προβλημα τρεις ταξεις μετα.Να υποσχεθειτε σταδιακη 
λυση και για τις επομενες σειρες εως την εφαρμογη του Ν3883/2010.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:55   

 

Κύριε υπουργέ.
Μετά την ταξη 92 με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα και των ταξεων 93,94,95 με την 
υπαγωγή τους στον Ν.2439/1996.
Παραμένει όμως για τις υπόλοιπες τάξεις έως και τη δημοσίευση του Ν.3883/10. Άνιση μεταχείριση για όμοιες 
καταστάσεις.
Αναμένουμε δέσμευσή σας για επίλυση του ζητήματος και για τις επόμενες τάξεις.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:25   

 

Με λυπεί το γεγονός ότι υπάρχουν «συνάδελφοι» που ακολουθούν την τακτική του να ψοφίσει η κατσίκα του 
γείτονα με πικρόχολα σχόλια πως εκείνοι δήθεν μελετούσαν όταν εμείς παίρναμε αμπάριζα τα μπαρ και τα 
καφέ…
Δεν αντιλαμβάνονται προφανώς ότι αυτά τους τα σχόλια δείχνουν το ήθος και την παιδεία τους…
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Ευτυχώς τόσο ο κ. ΥΠΕΘΑ όσο και τα επιτελεία του έχουν άποψη και κατέθεσαν την κρίση τους σε αυτό το 
νομοσχέδιο.
Προσωπικά πιστεύω στο άμεσο μέλλον ότι θα εξετασθεί και θα δωθεί κάποια λύση και για το ζήτημα των 
επόμενων σειρών συνολικά…

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

 

Το νομοσχέδιο αυτό αντί να γίνει μια ολοκληρωτική αναδιάρθρωση των προαγωγών όλων των αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, βλέπουμε με θλίψη ότι αυτό προτίθεται να συμβεί μόνο για μια μερίδα συναδέλφων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:22   

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα
στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές
ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και 
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995νστο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της ο οποίας θα προάγονται
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με
αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη
συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης 
πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού
βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον
Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
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εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι
τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο
σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της 
αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ 
ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών. 
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:26   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:56   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:46   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Συγχατητήρια για το προσχέδιο Νόμου, άρθρο 53 που εν μέρει αποκαθιστά αδικίες και στρεβλότητες του 
παρελθόντος επισημαίνοντας όμως:
Είναι αδικαιολόγητη η μη εξομοίωσή μας με τις λοιπές περιπτώσεις η οποία προσβάλλει την αρχή της ισότητας, 
την αρχής της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης.
Προκύπτει πλέον νέα διαφαινόμενη ασυνέχεια – αδικία που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, 
μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα, 
τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ, σειρά 1994, Τάξη 1996.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:22   

 

Αξιότιμοι Κύριοι/Κυρίες,
Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»

ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΑΔΙΚΙΑ!!!!!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:09   

 

Συνχαρητηρια στον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί Παράλληλα ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:57   

 

Κύριε υπουργέ.
Μετά την ταξη 92 με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα και των ταξεων 93,94,95 με την 
υπαγωγή τους στον Ν.2439/1996.
Παραμένει όμως για τις υπόλοιπες τάξεις έως και τη δημοσίευση του Ν.3883/10. Άνιση μεταχείριση για όμοιες 
καταστάσεις.
Αναμένουμε δέσμευσή σας για επίλυση του ζητήματος και για τις επόμενες τάξεις.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:28   
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ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΑΔΙΚΙΑ!!!!
Διαιρείτε το στράτευμα δημιουργώντας Αξκούς 2 ταχυτήτων….
Συγκεκριμένα:
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
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τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:01   

 

Κύριε Υπουργέ, ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως 
καταληκτική ημερομηνία για τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να 
αφήνεται 2 σειρες εξω ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και 
όχι η 31_12_2020 ώστε να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το 
συνταξιοδοτικο. Έτσι δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 
και 1995.
Το άρθρο αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο
με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!) Είναι 
το λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 1994 και 
1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.
Παρακαλούμε για την επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να 
αποκατασταθεί η ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από 
το 1991 έως και το 1995.
Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειτε στις απαραίτητες διoρθωτικες 
τροποποιήσεις.
Με εκτίμηση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:35   

 

Συγχαρητήρια στο επιτελείο του υπουργού και τον ίδιο.Δόθηκε λύση σε μθα αδικία χρόνων.Μπράβο.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:59   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:21  

 

Η έννοια της διαβούλευσης είναι η διόρθωση λαθών και η εισήγηση προτάσεων προς υποβοήθηση του έργου 
του νομοθέτη με απώτερο σκοπό τη βέλτιστη εφαρμογή του νόμου που θα προκύψει ένεκα της πληρότητας που
ενδεχομένως θα επέλθει από την εξέταση των σχολίων.
Διαφαίνεται ότι το άρθρο 53 επιλύει το πρόβλημα των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93 χωρίς να συμπεριλαμβάνει 
τις 2 επόμενες τάξεις (94, 95) οι οποίες εύλογα επιθυμούν να ενταχθούν σε αυτό το νομοσχέδιο ώστε να 
επιλυθεί το όμοιο πρόβλημά τους.
Εύχομαι να λειτουργήσει σωστά η διαδικασία της διαβούλευσης και να ενταχθούν στο εν λόγω νομοσχέδιο και 
οι καταταγέντες 94, 95, χωρίς να αναμένουν μεταγενέστερα νέο νομοσχέδιο.

Με εκτίμηση
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 18:03   

 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα των Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ 1991-92-93. 
Αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί 
λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος και ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (14η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:29   

 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος 
και παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Μπραβο στην παρούσα 
κυβέρνηση που πήρε την πρωτοβουλία για άρση της αδικίας αυτής. Για όσους δεν γνωρίζουν και γράφουν 
ανακρίβειες, η σειρά καταταγέντων 1992 είναι η πρώτη σειρά πανελληνίων και οχι η του 1994 σειρά 
καταταγέντων που αναφέρουν κάποιοι στα σχόλια ,όπως επίσης δεν ανήκουν στο ίδιο νομικό πλαίσιο οι σειρες 
καταταγέντων 1993 έναντι τών σειρών 1994 και μετά. Το υπουργικό επιτελείο του ΥΠΕΘΑ έπραξε σωστά

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:02   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Δια του παρόντος σχολίου, επιθυμώ να εκφράσω θερμές ευχαριστίες τόσο στον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και στο 
επιτελείο του, καθότι το εν λόγω σχέδιο νόμου επιλύει το βαθμολογικό ζητήμα, των Αξκών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, κατάταξης τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, 
αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις. Απόφοιτος ΑΣΣΥ 93(ΣΜΥΝ)
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
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αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).
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ΘΕΜΑ: Βαθμολογική Εξέλιξη Αξιωματικών Αποφοίτων ΑΣΣΥ Καταταγέντων το έτος 1994 (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ)
Σε συνέχεια προωθούμενης ρυθμιστικής διάταξης για θέματα Αξιωματικών Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) 
καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995), παρακαλούμε όπως το ζήτημα της 
βαθμολογικής εξέλιξης, εξετασθεί ώστε να περιλαμβάνει και τα στελέχη της τάξης 1996, με την ένταξη τους 
στις διατάξεις της επικείμενης τροποποιητικής ρύθμισης στο Σχέδιο Νόμου, καθότι τα υπόψη στελέχη 
καταταγέντων το έτος 1994 (τάξη 1996) δεν διαφοροποιούνται ως προς την βαθμολογική τους εξέλιξη, 
σύμφωνα με τον Ν.3883/2010, καθώς και ως προς ασφαλιστικά – συνταξιοδοτικά τους δικαιώματα σύμφωνα με
τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) από τα στελέχη των τάξεων 1993 έως 1995.
Χαρακτηριστικά με το άρθρο 22 §4 του Ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα και σε κάθε περίπτωση η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις 
των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους 
προαγωγής καταληκτικούς και αποστρατευτικούς βαθμούς κλπ.
Παρακαλούμε όπως αξιολογήσετε τα ανωτέρω, με γνώμονα την αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής 
ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ τάξεως 1996 (απόφοιτοι τάξεως 1995 θα προάγονται ως 
Ανώτεροι Αξιωματικοί τουλάχιστον κατά τέσσερα έτη νωρίτερα της επόμενης τάξης 1996) ώστε να 
ακολουθήσουν τους παλαιότερους από αυτούς αποφοίτους, ως οφείλεται βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης
για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του 
απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων (διαφαινόμενη 
αδικία στην υπηρεσιακή και βαθμολογική εξέλιξη), δεδομένου ότι μέχρι και οι τελευταίοι (τάξεις 1991 έως 
1993) εισήλθαν και προάγονται αφ’ εξής, στις τάξεις των Αξιωματικών με τον ίδιο κοινό Νόμο, δηλαδή τον 
Ν.3883/10.
ΜΕ ΕΚΤΙΜΗΣΗ
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Σε συνέχεια προωθούμενης ρυθμιστικής διάταξης για θέματα Αξιωματικών Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) 
καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995), παρακαλούμε όπως το ζήτημα της 
βαθμολογικής εξέλιξης, εξετασθεί ώστε να περιλαμβάνει και τα στελέχη της τάξης 1996, με την ένταξη τους 
στις διατάξεις της επικείμενης τροποποιητικής ρύθμισης στο Σχέδιο Νόμου, καθότι τα υπόψη στελέχη 
καταταγέντων το έτος 1994 (τάξη 1996) δεν διαφοροποιούνται ως προς την βαθμολογική τους εξέλιξη, 
σύμφωνα με τον Ν.3883/2010, καθώς και ως προς ασφαλιστικά – συνταξιοδοτικά τους δικαιώματα σύμφωνα με
τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) από τα στελέχη των τάξεων 1993 έως 1995.
Χαρακτηριστικά με το άρθρο 22 §4 του Ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα και σε κάθε περίπτωση η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις 
των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους 
προαγωγής καταληκτικούς και αποστρατευτικούς βαθμούς κλπ.
Παρακαλούμε όπως αξιολογήσετε τα ανωτέρω, με γνώμονα την αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής 
ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ τάξεως 1996 (απόφοιτοι τάξεως 1995 θα προάγονται ως 
Ανώτεροι Αξιωματικοί τουλάχιστον κατά τέσσερα έτη νωρίτερα της επόμενης τάξης 1996) ώστε να 
ακολουθήσουν τους παλαιότερους από αυτούς αποφοίτους, ως οφείλεται βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης
για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του 
απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων (διαφαινόμενη 
αδικία στην υπηρεσιακή και βαθμολογική εξέλιξη), δεδομένου ότι μέχρι και οι τελευταίοι (τάξεις 1991 έως 
1993) εισήλθαν και προάγονται αφ’ εξής, στις τάξεις των Αξιωματικών με τον ίδιο κοινό Νόμο, δηλαδή τον 
Ν.3883/10.
ΜΕ ΕΚΤΙΜΗΣΗ
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Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την αποκατάσταση της στρεβλωσης των καταταγεντων στις ΑΣΣΥ 91,92,93.
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Με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, 
δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά 
μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, τα έτη 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω 
πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι 
αρνητικό.
Η 12η σειρά ΣΜΥΝ (1992) ήταν μόνο 28 (!!!) άτομα, ή 13η σειρά μπήκε σαν συμπληρωματική με άλλους τρόπους
(Μάιος 1993) και η 14η σειρά (Νοέμβριος 1993) μπήκε ποικιλοτρόπως. Σε λιγότερο από 10 μήνες μπήκε στην 
ΣΜΥΝ και η 15η σειρά (Σεπτέμβριος 1994). Το διάστημα εκείνο λοιπόν ήταν στην ΣΜΥΝ 4 ΣΕΙΡΕΣ: 12η – 13η – 
14η 15η. Την ίδια στιγμή. Και θεωρούμε δίκαιο να υπάρχει διαφορά προαγωγής …. ΤΕΣΣΕΡΑ ΧΡΟΝΙΑ…. 
Συγνώμη αλλά είναι αδιανόητα παρανοϊκό !!!
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παράλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
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μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.

Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.

Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).
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υστυχώς απλά μετατίθεται χρονικά το ίδιο πρόβλημα δηλαδή μέχρι τώρα οι πρώτοι θιγόμενοι ήταν οι 
καταταγμένοι το 1991-1993 ενώ τώρα θίγονται οι καταταγμένοι 1994 και μετά (προσωπική κατάταξη 1996) γι’ 
αυτό πιστεύω οτι το πιο δίκαιο είναι η πλήρης κατάργηση του περιοριστικού ορίου ( αντιστοίχως όπως και οι 
προερχόμενοι από τον θεσμό των ΕΜΘ οι οποίοι προάγονται με διάταξη του παρόντος νομοσχεδίου στο σύνολο 
τους χωρίς χρονικό περιορισμό) διότι τουλάχιστον μέχρι και τους καταταχθέντες το 1996 οι προϋποθέσεις 
εισαγωγής στη Σχολή και εξέλιξης σύμφωνα με τις αντίστοιχες εγκυκλίους ήταν ίδιες ώστε να έχουν όλοι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τον ίδιο καταληκτικό βαθμό και εξέλιξη διαφορετικά θα διαιωνίζονται οι στρεβλώσεις που 
επηρεάζουν συγχρόνως μισθολογικά ,υπολογισμό σύνταξης , μερίσματα και ΒΟΕΑ.
Η παραπάνω κατάργηση του περιοριστικού ορίου 31.12.2018 θα λειτουργήσει και ως αντιστάθμισμα για μια 
σειρά επώδυνες αλλαγές που έχουν υποστεί οι τάξεις αυτές όπως π.χ είσοδο στη Σχολή μέσω Πανελληνίων 
εξετάσεων ,επέκταση των ετών υπηρεσίας στα 40 χρόνια, χρηματική καταβολή για την αναγνώριση των 
πτητικών εξαμήνων ως χρόνος πραγματικής υπηρεσίας καθώς και από την βαθμολογική συμπίεση που θα 
προκύψει καθώς σύμφωνα με διάταξη του παρόντος νομοσχεδίου οι προερχόμενοι από τον θεσμό των ΕΜΘ θα 
προάγονται πλέον στον βαθμό του λοχαγού στα 35 χρόνια ενώ οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ θα παραμένουν στον βαθμό 
του λοχαγού μέχρι τα 34 χρόνια.
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Για άλλη μια φορά βλέπουμε μια εμπάθεια του υπουργείου ώστε να μην επιλυθεί το θέμα των Αξκών Ειδικών 
Καταστάσεων προερχόμενων από τις ΑΣΣΥ. Είναι η μόνη κατηγορία που υφίσταται τέτοια άνιση μεταχείριση για
τα στελέχη της τα οποία είχαν την «τύχη» να νοσήσουν! Εννοείτε ότι καμία κατηγορία στελεχών δεν θα πρέπει 
να τιμωρηθεί γιατί αντιμετωπίζει σοβαρά και ανίατα προβλήματα υγείας και καλά έκανε ο νομοθέτης και 
εξαίρεσε όλες τις άλλες κατηγορίες. Είναι η ώρα να διορθωθεί η «αδικία», αβλεψία θα έλεγα εγώ του νομοθέτη
που πιθανόν να είχε στο μυαλό του την εφαρμογή της σταδιοδρομικής κατάληξης των Αξκών Ειδικών 
Καταστάσεων που θα αποφοιτούσαν από τις παραγωγικές σχολές μετά την ψήφιση του Ν.3883/2010. Η 
δικαιοσύνη δικαίωσε τους Αξκούς από τις ΑΣΣΥ, όμως το υπουργείο εξάντλησε την αναλγησία του σε αυτούς 
τους ανθρώπους που κουβαλάνε το δικό τους «σταυρό» πηγαίνοντας την υπόθεση στο Συμβούλιο της 
Επικρατείας. Καμιά άλλη υπόθεση το υπουργείο δεν έχει πάει μέχρι εκεί και πάντα αποδέχεται τις αποφάσεις 
των Εφετείων, όμως «αυτοί» πρέπει να συνεχίσουν τον αγώνα της δικαίωσης όπως έμαθαν να δίνουν τον 
αγώνα της «ζωής». Και αν δεν τους δικαιώσει η υπηρεσία τους που «εθελοτυφλεί», θα βρουν το δρόμο της 
δικαίωσης έστω και αν περάσουν χρόνια, έστω και αν ξοδευτούν, έστω και αν κι άλλοι συνάδερφοι της ίδιας 
κατηγορίας τρέξουν στους δικηγόρους για να βρουν τη λύση αφήνοντας χρήματα που χρειάζονται για την 
οικογένειά τους. Δεν θα μιλήσω για αδικία, για αντισυνταγματικότητα, για άνιση μεταχείριση ή οτιδήποτε 
άλλο, αυτά είναι προφανή! Γιατί όλα αυτά σε ανθρώπους με προβλήματα υγείας; Κύριοι του υπουργείου 
οπουδήποτε σε όλο το κόσμο αλλά και σε οποιαδήποτε υπηρεσία στη χώρα μας, οι άνθρωποι με προβλήματα 
υγείας δεν τιμωρούνται! Και όμως εκτελώντας τα ίδια καθήκοντα με το ίδιο καθεστώς (Ειδικών Καταστάσεων) 
άλλοι προάγονται, άλλοι πληρώνονται παραπάνω, άλλοι θα πάρουν καλύτερο εφάπαξ, καλύτερη σύνταξη, 
καλύτερα μερίσματα, περισσότερες ηθικές αμοιβές, περισσότερα μόρια για ΣΟΑ ή ΚΑΑΥ και άλλοι θα μείνουν 
εκεί που «σταμάτησε» ό χρόνος γι’ αυτούς. Άραγε ο Κος ΥΕΘΑ που είναι νομικόςμια φορά βλέπουμε μια 
εμπάθεια του υπουργείου ώστε να μην επιλυθεί το θέμα των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων προερχόμενων από 
τις ΑΣΣΥ. Είναι η μόνη κατηγορία που υφίσταται τέτοια άνιση μεταχείριση για τα στελέχη της τα οποία είχαν την
«τύχη» να νοσήσουν! Εννοείτε ότι καμία κατηγορία στελεχών δεν θα πρέπει να τιμωρηθεί γιατί αντιμετωπίζει 
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σοβαρά και ανίατα προβλήματα υγείας και καλά έκανε ο νομοθέτης και εξαίρεσε όλες τις άλλες κατηγορίες. 
Είναι η ώρα να διορθωθεί η «αδικία», αβλεψία θα έλεγα εγώ του νομοθέτη που πιθανόν να είχε στο μυαλό του 
την εφαρμογή της σταδιοδρομικής κατάληξης των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων που θα αποφοιτούσαν από τις 
παραγωγικές σχολές μετά την ψήφιση του Ν.3883/2010. Η δικαιοσύνη δικαίωσε τους Αξκούς από τις ΑΣΣΥ, 
όμως το υπουργείο εξάντλησε την αναλγησία του σε αυτούς τους ανθρώπους που κουβαλάνε το δικό τους 
«σταυρό» πηγαίνοντας την υπόθεση στο Συμβούλιο της Επικρατείας. Καμιά άλλη υπόθεση το υπουργείο δεν 
έχει πάει μέχρι εκεί και πάντα αποδέχεται τις αποφάσεις των Εφετείων, όμως «αυτοί» πρέπει να συνεχίσουν 
τον αγώνα της δικαίωσης όπως έμαθαν να δίνουν τον αγώνα της «ζωής». Και αν δεν τους δικαιώσει η υπηρεσία
τους που «εθελοτυφλεί», θα βρουν το δρόμο της δικαίωσης έστω και αν περάσουν χρόνια, έστω και αν 
ξοδευτούν, έστω και αν κι άλλοι συνάδερφοι της ίδιας κατηγορίας τρέξουν στους δικηγόρους για να βρουν τη 
λύση αφήνοντας χρήματα που χρειάζονται για την οικογένειά τους. Δεν θα μιλήσω για αδικία, για 
αντισυνταγματικότητα, για άνιση μεταχείριση ή οτιδήποτε άλλο, αυτά είναι προφανή! Γιατί όλα αυτά σε 
ανθρώπους με προβλήματα υγείας; Κύριοι του υπουργείου οπουδήποτε σε όλο το κόσμο αλλά και σε 
οποιαδήποτε υπηρεσία στη χώρα μας, οι άνθρωποι με προβλήματα υγείας δεν τιμωρούνται! Και όμως 
εκτελώντας τα ίδια καθήκοντα με το ίδιο καθεστώς (Ειδικών Καταστάσεων) άλλοι προάγονται, άλλοι 
πληρώνονται παραπάνω, άλλοι θα πάρουν καλύτερο εφάπαξ, καλύτερη σύνταξη, καλύτερα μερίσματα, 
περισσότερες ηθικές αμοιβές, περισσότερα μόρια για ΣΟΑ ή ΚΑΑΥ και άλλοι θα μείνουν εκεί που «σταμάτησε» ό
χρόνος γι’ αυτούς. Άραγε ο Κος ΥΕΘΑ που είναι νομικός δεν θα έπρεπε να λαμβάνει υπόψιν του την Ελληνική 
Δικαιοσύνη?

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:19   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση,ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996). Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί 
κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. 
Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι 
διαφορετικό και σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι αρνητικό.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο. Και βάση της ηθικής, ανήθικο. Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής
προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φτάνει στο τελικό 
αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:23   

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
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2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:48   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:59   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
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4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:32   

 

Με τον ίδιο νόμο και την ίδια εγκύκλιο εισήχθησαν στις σχολές ΑΣΣΥ και οι μετέπειτα τάξεις ( όπως οι τάξεις 
του 1994-1995-1996-1997-1998-1999 κ.ο.κ) και επομένως για την τήρηση της αρχής της ισονομίας και των ίσων
ευκαιριών θα πρέπει να συμπεριληφθούν στις ίδιες νομοθετικές ρυθμίσεις και οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ του 1998 (έτος
εισαγωγής 1996) μέχρι και το 2010, όπου και τέθηκε σε ισχύ ο Ν.3883/2010.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:26   

 

Ένα νομοσχέδιο πολύ προσεγμένο που διορθώνει πολλα προβλημματα στην ιεραρχια

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:28   

 

Ένα νομοσχέδιο που επιλύει στρεβλώσεις του παρελθοντος

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:05   

 

Συγχαρητήρια κύριε υπουργέ για την δουλειά σας

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:34   

 

Συγχαρητήρια για την συνεχή προσπάθεια επίλυσης προβλημματων στις ένοπλες δυνάμεις.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:04   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
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Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης

 18 Δεκεμβρίου 2022, 15:02   

 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ,

για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
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ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:27   

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:10   

 

Κύριε υπουργέ.
Μετά την ταξη 92 με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα και των ταξεων 93,94,95 με την 
υπαγωγή τους στον Ν.2439/1996.
Παραμένει όμως για τις υπόλοιπες τάξεις έως και τη δημοσίευση του Ν.3883/10. Άνιση μεταχείριση για όμοιες 
καταστάσεις.
Αναμένουμε δέσμευσή σας για επίλυση του ζητήματος και για τις επόμενες τάξεις.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:09   

 

Αξιότιμε κύριε υπουργέ
Μην επιτρέψετε να διαιωνίστει μια μεγάλη αδικία εις βάρος των εισαχθεντων στις ΑΣΣΥ τα έτη 1994 και 1995.
Πρέπει άμεσα να συμπεριληφθούν στο νομοσχέδιο και οι τάξεις 1994 και 1995 ώστε να μην υπάρξει νέο 
βαθμολογικό και μισθολογικό χάσμα το οποίο θα εντείνει την δυσαρέσκεια στο χώρο των ενόπλων δυνάμεων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:38   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
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ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:49   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:55   

 

Κύριε Υπουργέ, σας ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση καταταγέντων τα έτη 1991-92-93 και 
τηρήσατε τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο. Η πράξη αυτή συμβάλει στο αίσθημα δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις,
αλλά για να είναι ολοκληρωμένη, θα πρέπει να υπάρχει άμεση αποκατάσταση των Αξιωματικών ΑΣΣΥ Ειδικών 
Καταστάσεων, διότι δεν είναι δυνατόν να έχουν διαφορετική βαθμολογική εξέλιξη δυο συμμαθητές Ε.Υ. , γιατί 
ο ένας κρίθηκε Ε.Υ. μετά την ψήφιση του ν. 3883/10 και να έχει βαθμολογική εξέλιξη μέχρι Υπλγός ε.ε. ή Λγός 
ε.ε. κι ο έτερος συμμαθητής ( ή και νεότερος ) που κρίθηκε Ε.Υ. πριν την ψήφιση του ν. 3883/10 να έχει 
βαθμολογική εξέλιξη μέχρι Άνχης ε.ε. ( Όποιος βρίσκεται στην Κατηγορία Ειδικών Καταστάσεων Ε.Υ. 3 ή 4 
χρόνια αδικείτε κατάφωρα σε σχέση με άλλον συνάδελφο που βρίσκεται στην Κατηγορία Ειδικών Καταστάσεων
Ε.Υ. 15, 20 ή και 25 χρόνια). Με το εν λόγω σχέδιο νόμου. συνάδελφος Ε..Υ. προέλευσης Ε.Μ.Θ. (ανεξαρτήτου 
ημερομηνίας κρίσης σε Ε.Υ.) θα έχει ίδιο επιστρατευτικό βαθμό με συνάδελφο προέλευσης ΑΣΣΥ με κρίση σε 
Ε.Υ. μετά τη ψήφιση του ν. 3883/10.
Κε Υπουργέ, μπορείτε να προβείτε μέχρι την κατάθεση του ν/σ στη ΒτΕ στην αποκατάσταση των Αξιωματικών 
ΑΣΣΥ Ειδικών Καταστάσεων. Ο γράφων το σχόλιο δεν ανήκει σε κατηγορία Ειδικών Καταστάσεων.
Αξκός καταταγείς 1991.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:26   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

1769 

1772



3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 13:38   

 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Φτάσαμε στο σημείο να σχολιάζει το πρσχέδιο νόμου κάποια «Μαρία» που έχεινκαι γνώσεις, ποιες σειρές 
μπήκαν και τον τρόπο.
Για το Ναυτικό λοιπόν με ονόματα:
Η 12η σειρά (1992) μπήκε με Πανελλήνιες. Έτσι είναι.
28 άτομα.
28.
Όχι 29, 28.
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Συμπληρωματική της είναι η 13η σειρά (1993 Μάιος). Πως μπήκαν ; Όπως ήθελε ο καθένας ΚΑΙ ΚΑΛΑ ΈΚΑΝΑΝ.
Η 14η σειρά (Νοέμβριος 1993) πως μπήκαν ;;; Και έτσι και αλλιώς.
15η σειρά (Σεπτέμβριος 1994). Όλοι με Πανελλήνιες, χωρίς συμπλήρωμα, χωρίς τίποτα με πλήρη διαφάνεια και
αξιοκρατία.
Τι κοινό έχουν όλοι αυτοί ;;;
Ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλια, ίδιες απαιτήσεις, ίδια αταδιοδρομία (όπως και η επόμενη και τελευταία σειρά του
1995).

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμο Επιτέλειο του Κυρίου Υπουργού

Αν έχει νόημα η διαβούλευση, θα φανεί στο τελικό σχέδιο Νόμου που θα φέρετε προς ψήφιση.

Τα σχόλια της «Μαρίας», οι ευχαριστίες επιστολές και οι δήθεν νομικές πληροφορίες που απέκτησαν ξαφνικά 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΑΠΟΦΟΙΤΟΙ ΑΣΣΥ ΜΕΧΡΙ ΤΟ ΕΤΟΣ 1993 είναι πραγματικά όνειδος.

Με αξιοπρέπεια και μόνο, ΑΣΣΥ 1994 (ΤΑΞΗ 96).
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Κύριοι,

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Φτάσαμε στο σημείο να σχολιάζει το πρσχέδιο νόμου κάποια «Μαρία» που έχεινκαι γνώσεις, ποιες σειρές 
μπήκαν και τον τρόπο.
Για το Ναυτικό λοιπόν με ονόματα:
Η 12η σειρά (1992) μπήκε με Πανελλήνιες. Έτσι είναι.
28 άτομα.
28.
Όχι 29, 28.
Συμπληρωματική της είναι η 13η σειρά (1993 Μάιος). Πως μπήκαν ; Όπως ήθελε ο καθένας ΚΑΙ ΚΑΛΑ ΈΚΑΝΑΝ.
Η 14η σειρά (Νοέμβριος 1993) πως μπήκαν ;;; Και έτσι και αλλιώς.
15η σειρά (Σεπτέμβριος 1994). Όλοι με Πανελλήνιες, χωρίς συμπλήρωμα, χωρίς τίποτα με πλήρη διαφάνεια και
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αξιοκρατία.
Τι κοινό έχουν όλοι αυτοί ;;;
Ίδιους νόμους, ίδια εγκύκλια, ίδιες απαιτήσεις, ίδια αταδιοδρομία (όπως και η επόμενη και τελευταία σειρά του
1995).

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Αξιότιμο Επιτέλειο του Κυρίου Υπουργού

Αν έχει νόημα η διαβούλευση, θα φανεί στο τελικό σχέδιο Νόμου που θα φέρετε προς ψήφιση.

Τα σχόλια της «Μαρίας», οι ευχαριστίες επιστολές και οι δήθεν νομικές πληροφορίες που απέκτησαν ξαφνικά 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΑΠΟΦΟΙΤΟΙ ΑΣΣΥ ΜΕΧΡΙ ΤΟ ΕΤΟΣ 1993 είναι πραγματικά όνειδος.

Με αξιοπρέπεια και μόνο, ΑΣΣΥ 1994 (ΤΑΞΗ 1996).
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 92 (44η ΣΤΥΑ)
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Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
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Κύριε Υπουργέ Εθνικής Άμυνας το προσχέδιο Νόμου επί της αρχής, είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
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τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη και μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών 
σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ 
στελεχών ενώ παράλληλα δημιουργεί ουσιαστικά & δυσεπίλυτα προβλήματα, τα οποία θα μεγενθύνονται με την
πάροδο του χρόνου.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο.
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά και ηθικά αφού πλήττεται παντελώς το περί δικαίου άσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης θα δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 
1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Υπενθυμίζεται δε ότι η σειρά του 1994 με την τελευταία σειρά του 1993 δεν έχουν ούτε 10 μήνες διαφορά 
(Νοέμβριος 1993 & Σεπτέμβριος 1994). Αλλά και με την προηγούμενη σειρά του 1993 (Μάιος 1993) η διαφορά 
είναι περί τους 15 μήνες. Χρονική απόσταση που δεν είναι δυνατόν να οδηγεί μετά από τόσα χρόνια Υπηρεσίας 
σε τέτοια βαθμολογική, οικονομική, ηθική, άδικη διαφορά.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα, να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς 
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997 
(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή 
και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.
Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει ανομία, στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη 
αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ. Μιλάμε για την πλήρη απαξίωση στελεχών και 
αδιανόητη συμπεριφορά, πέρα από κάθε νόμο και ηθική.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και όταν η αδικία 
συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση) λάθος, σε λάθος 
κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το ίδια πλαίσια 
νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του 1993 σε 2 χρόνια 
και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 
χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη 1993 – 1994), 
βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο, στρεβλό και ανήθικο τι είναι? 
Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται στην εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να εκλαμβάνεται ως
μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς να πρέπει να απευθυνθούν σε
δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι 
δικαιώνονται και δικαίως πανηγυρίζουν έξαλλα με ανοιχτές επιστολές και ευχαριστήρια μηνύματα. Και είναι 
σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται (βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική λύση του 
προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση του θέματος και 
μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά. Δημιουργούμε σύγχυση στους 
Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που 
ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους 
Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο καθεστώς, η σταδιακής 
μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το 
ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος 
της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα Αξιωματικούς 
με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους, εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή
που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει και τα πάντα.
Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση θα φανεί 
στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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Κύριε Υπουργέ

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
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5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:29   

 

Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ, για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς 
Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Κύριε Υπουργέ,
Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

 

.
Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
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εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

 

Ευχαριστούμε τον Κ. Υπουργό για την επίλυση της αδικίας στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων 91,92,93. 
Αφουγκραζόμενος από την πρώτη στιγμή την αδικία σε βάρος μας δώσατε λύση σε ένα στρεβλό νόμο που 
απαξίωνε και συνεχίζει να απαξιώνει τους Έλληνες στρατιωτικούς προερχομένους από τις σχολές ΑΣΣΥ. 
ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ !!!! Καλή συνέχεια στο έργο σας .Καλά Χριστούγεννα !!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:29   

 

Δεν θα μακρηγορήσω με παράθεση άρθρων και νόμων τα ξέρουμε όλοι. Ορθώς και μπράβο σε μια κυβέρνηση 
που ψηφίσαμε όταν έρχεται να δώσει λύση σε προβλήματα του Κλάδου μας, ντροπή και θλίψη όταν δεν 
βλέπουμε λύση δίκαιη, όταν το νομοσχέδιο είναι φωτογραφικό και αφήνει την Τάξη (ΑΣΣΥ Ταξη 96 κατάταξη 
94) μας απέξω. Οι αγωνίες και οι κόποι μας απορρίπτονται και μάλιστα προεκλογικά. Δεν ζητήσαμε να ανοίξετε
το συρτάρι και να μας δώσετε αύριο χρήματα. Δικαίωση περιμέναμε. Δεν μπορεί να κλείσει το θέμα των ΑΣΣΥ 
κατ’ αυτό τον τρόπο. Περιμένουμε απόδοση του δικαίου.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   

 

Αξιότιμε κε.Υπουργέ

Ως πατέρας Αξιωματικού ΑΣΣΥ ( μαζί και όλη η οικογένεια ) παρατηρώ τις εξελίξεις επί του θέματος της 
βαθμολογικής αποκατάστασης των εν λόγω Αξιωματικών. Ο υιός μου πέρασε μετά από πανελλήνιες εξετάσεις 
το 1994 στην ΣΜΥΝ και αποφοίτησε το 1996 , ακριβώς με τις ίδιες διαδικασίες εισαγωγής όπως και της 
προηγούμενης του τάξης, με τους ίδιους όρους και με την ίδια «συμφωνία ως προς την βαθμολογική εξέλιξη», 
μια συμφωνία η οποία δέχτηκε μονομερές ρήγμα-αθέτηση. Αυτός όπως και εκατοντάδες άλλοι συνάδερφοι του 
έχουν αφιερώσει τη ζωή τους στο έργο των Ενόπλων Δυνάμεων, εκατοντάδες μέρες πλεύσιμες μακριά από την 
οικογένεια τους και υπηρετώντας στην πρώτη γραμμή ακόμη την πατρίδα συνεχίζει να την προστατεύει 
λαμβάνοντας την προβλεπόμενη αμοιβή του αλλά παράλληλα αναμένοντας την δίκαιη και ίσης μεταχείριση του 
από την πολιτεία. Ορθώς και δικαίως ασχοληθήκατε με την τακτοποίηση του θέματος, αδίκως όμως αφήσατε 
την εν λόγω Τάξη ( κατάταξη ’94-αποφοίτηση ’96 ). Είναι θέμα ήθους και αξιοπρέπειας κύριε Υπουργέ, ένα 
τεράστιο κενό 4 ετών μια στασιμότητα, θα δημιουργηθεί ξαφνικά ανάμεσα στην εν λόγω Τάξη και στην 
προηγούμενη. Πρέπει σε αυτό το νομοσχέδιο να φροντίσετε για ομαλοποίηση της κατάστασης. Η Κυβέρνηση 
πρέπει, όπως και χαρακτηρίζεται για αυτό εξάλλου να ανταμείβει τους Άξιους και όχι να τους εγκαταλείπει . Ας
το λάβετε παρακαλώ αυτό υπόψιν, οικογένειες ολόκληρες, ψηφοφόροι δυσαρεστημένοι περιμένουν λύση στο 
πρόβλημα, με αυτό το νομοσχέδιο δεν μπορεί να κλείσει η υπόθεση των ΑΣΣΥ. Ευχαριστούμε και περιμένουμε 
να φανείτε δίκαιος προς όλους.

Με Εκτίμηση
ένας υπερήφανος γονέας
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 11:12   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:14   

 

Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:39   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 10:39   
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Άρθρο 53 Ρύθμιση θεμάτων κρίσεων και προαγωγών αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών 
Υπαξιωματικών και μονιμοποιηθέντων εθελοντών – μονιμοποιηθεισών εθελοντριών – Τροποποίηση άρθρου 37 ν.
4494/2017

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:37   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία  μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των  του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν  μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Το παρόν σχέδιο νόμου επιλύει το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ 1991-92-93. 
Αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί 
λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος και ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (14η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:42   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.

1779 

1782



Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ.
Με το παρών σχέδιο Νόμου επιλύεται μόνο εν μέρει η αδικία που συντελείται εδώ και χρόνια. Και όταν η αδικία 
συνεχίζεται, αυτό σημαίνει ότι το σχέδιο Νόμου είναι (επιτρέψτε μου την έκφραση) λάθος, σε λάθος 
κατεύθυνση, άδικο και αναξιοπρεπές.
Είναι άδικο, παράτυπο, αναξιοπρεπές γιατί αποκλείει σειρές ΑΣΣΥ που έχουν καταταγεί με το ίδια πλαίσια 
νόμων, ίδιες εγκυκλίους, ίδιες προοπτικές εξέλιξης.
Με το παρών σχέδιο Νόμου (άρθρο 53) προάγουμε στον επόμενο βαθμό μέχρι την σειρά του 1993 σε 2 χρόνια 
(!!!) και από την επόμενη σειρά και μετά προσθέτουμε 4 χρόνια για να έρθει η επόμενη προαγωγή (συνολικά 6 
χρόνια !!!!).
Ξαφνικά πλέον, Αξιωματικοί με ούτε καν έτος διαφορά στην εισαγωγή τους στο στράτευμα (έτη 1993 – 1994), 
βαθμολογικά προκύπτει διαφορά πάνω από 4 έτη. Αν δεν είναι αυτό παράλογο, στρεβλό και ανήθικο τι είναι? 
Και δεν αναφέρω καν το οικονομικό κομμάτι με ότι αυτό συνεπάγεται στην εύρυθμη λειτουργία του 
στρατεύματος.
Δεν είναι δυνατόν η μη παραπομπή του θέματος σε δικηγορικά γραφεία (έως τώρα βέβαια) να εκλαμβάνεται ως
μειονέκτημα. Δεν είναι δυνατόν να πρέπει Αξιωματικοί με 3 δεκαετίες προσφοράς να πρέπει να απευθυνθούν σε
δικηγορικά γραφεία όπως εν τέλει σωστά έπραξαν οι Τάξεις ΑΣΣΥ μέχρι το 1993, αφού φαίνεται ότι 
δικαιώνονται και δικαίως πανηγυρίζουν έξαλλα με ανοιχτές επιστολές και ευχαριστήρια μηνύματα. Και είναι 
σίγουρο ότι και οι σειρές που θίγονται (βάση Νόμων του Κράτους) στο τέλος θα δικαιωθούν.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, με το παρών σχέδιο νόμου και δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μερική λύση του 
προβλήματος. Δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά να διαιωνίζουμε μία λάθος αντιμετώπιση του θέματος και 
μεταθέτουμε νέα, ακριβώς ίδια θέματα, ξανά για το μέλλον. Ξανά και ξανά. Δημιουργούμε σύγχυση στους 
Αξιωματικούς, έντονο προβληματισμό για τον τελικό σκοπό του όλου νομοσχεδίου, μεγάλη απογοήτευση που 
ξανά μετά από χρόνια ένα άλλο νομοσχέδιο μετά από αυτό του συνταξιοδοτικού, πλήττει τους ίδιους 
Αξιωματικούς χωρίς ίχνος σταδιακής μετάβασης στο νέο καθεστώς.
Είναι αδιανόητο ότι ούτε αυτό, η σταδιακή εναρμόνιση των επόμενων σειρών με το νέο καθεστώς, η σταδιακής 
μετάβαση, δεν υπάρχει σαν προοπτική. Νέο καθεστώς που και μόνο σαν σκέψη είναι παράλογο και μόνο να το 
ακούς, όχι να το αποτυπώνεις σε Νόμο κιόλας, ότι θα το εφαρμόσεις σε στελέχη που έχουν μπει στο 29ο έτος 
της σταδιοδρομίας τους (!!!!).
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ επανεξετάστε το θέμα και μη δώσετε μερική λύση, αδικώντας κατάφωρα Αξιωματικούς 
με σχεδόν 30 χρόνια Υπηρεσία στο στράτευμα. Η αδικία πέρα από νόμους, εγκυκλίους και προσχέδια είναι αυτή
που μένει στο τέλος. Και είναι αυτή που στο τέλος επηρεάζει και τα πάντα.
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Η αλήθεια, η ηθική, η ταπεινότητα και το δίκαιο είναι αξίες που αν έχει νόημα αυτή η διαβούλευση θα φανεί 
στο ΤΕΛΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ.
Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Τάξη 1996.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
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που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:34   

 

Με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος 
και παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Μπραβο στην παρούσα 
κυβέρνηση που πήρε την πρωτοβουλία για άρση της αδικίας αυτής. Για όσους δεν γνωρίζουν και γράφουν 
ανακρίβειες, η σειρά καταταγέντων 1992 είναι η πρώτη σειρά πανελληνίων και οχι η του 1994 σειρά 
καταταγέντων που αναφέρουν κάποιοι στα σχόλια ,όπως επίσης δεν ανήκουν στο ίδιο νομικό πλαίσιο οι σειρες 
καταταγέντων 1993 έναντι τών σειρών 1994 και μετά. Το υπουργικό επιτελείο του ΥΠΕΘΑ έπραξε σωστά.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 08:16  

 

Συγχαρητήρια σε όλο το επιτελείο για την αποκατάσταση της αδικίας των προηγούμενων ετών.Μπραβο!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 08:11   
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεων 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996, μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους).
Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται 
ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η και 2η σειρά εισαχθέντων στις 
ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994-95. Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή 
ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι διαφορετικό, που σε καμία περίπτωση δεν 
σημαίνει κάτι αρνητικό. Η προσφορά εν τέλει είναι αυτό που μετράει και η συνολική απόδοση φαίνεται μετά 
από σχεδόν 3 δεκαετίες.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο, είναι αναξιοπρεπές για τις επόμενες τουλάχιστον 2 σειρές ΑΣΣΥ.
Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές. 
Ακόμα και στο προηγούμενο μεγάλο νομοσχέδιο που άλλαξε τα πάντα στο συνταξιοδοτικό υπήρχε ένα 
μεταβατικό στάδιο για 5 σειρές ώστε να μην πλήττονται βιαίως από την αλλαγή του νόμου. Εδώ τίποτα. Ούτε 
καν αυτό.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό, το ουσιαστικό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φανεί 
στο τελικό αποτέλεσμα. Αν έχουν νόημα τα εκατοντάδες σχόλια που διαβάζω, θα φανεί στο τελικό αποτέλεσμα.
Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 08:39   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση,ίδιο με αυτό που υπάρχει τώρα, 
συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως 1996 και 1997 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του 
παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 και 1997 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο 
παρών σχέδιο νόμου (μιλάμε για νόμο του 1996). Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί 
κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. 
Από το 1994 και ενταύθα η εισαγωγή ήταν μόνο μέσω πανελλαδικών εξετάσεων. Μέχρι τότε ήταν κάτι 
διαφορετικό και σε καμία περίπτωση δεν σημαίνει κάτι αρνητικό.
Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994-95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον 
χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Επανεξέταση του θέματος κ. Υπουργέ πριν να είναι αργά. Δεν είναι δυνατόν ξαφνικά Αξιωματικοί με μήνες 
διαφορά από τις προηγούμενες σειρές, να προάγονται μετά από 4 χρόνια. Είναι άδικο, είναι ανήθικο, είναι 
βάση των νόμων παρόλογο. Και βάση της ηθικής, ανήθικο. Δεν υπάρχει στον νόμο ούτε καν η σκέψη σταδιακής
προσαρμογής στα νέα δεδομένα για τις επόμενες σειρές.
Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, μιλώντας με πάσα ειλικρίνεια και αλήθεια, μην διορθώσετε κάτι και δημιουργήσετε 
νέες ανισότητες, νέες αδικίες σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Δεν έχει να κάνει με ψήφους, δεν έχει 
να κάνει με εκλογές, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές.
Έχει να κάνει με το δίκαιο, το σωστό, το αληθινό. Αν έχει νόημα η διαβούλευση αυτή, θα φτάνει στο τελικό 
αποτέλεσμα.
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Σας ευχαριστώ, καλή συνέχεια.
Αξιωματικός ΑΣΣΥ, Σειρά 1994 (Τάξη 1996).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 07:37   

 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ κατάταγεντων ’91,’92,’93.Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των Ενόπλων 
δυνάμεων. ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ ’93 (14η ΣΜΥΝ).

 18 Δεκεμβρίου 2022, 07:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ
Ως καταταγέντας του 1996 μέσω πανελληνίων εξετάσεων (τονίζεται ότι η πρώτη σειρά ΣΤΥΑ με πανελλήνιες 
εξετάσεις ήταν το 1992) νιώθω αδικημένος στο μέγιστο βαθμό. Είναι μια ακόμα φωτογραφική ρύθμιση μόνο για
τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου έχει ακριβώς το ίδιο νομικό πλαίσιο και εισπράττουμε μία ακόμα υποβάθμιση 
μετά το 2010. Αυτή η επιλεκτική ευνοϊκή μεταχείριση, θα προκαλέσει τεράστια αναστάτωση μεταξύ των 
στελεχών των ενόπλων δυνάμεων με σοβαρότατες συνέπειες. Στο άμεσο κοντινό μέλλον μια σειρά από την 
επόμενη θα έχει 2 βαθμούς διαφορά!!! Είναι λογικό αυτό; Πιστεύεται ότι μπορεί να λειτουργήσει έτσι ο 
στρατός; Η ιεραρχία στο στρατό είναι σημαντικότατη!!!

Παρακαλώ να λυθεί το θέμα και για τις επόμενες σειρές κατάταξης ώστε να μπορέσουμε να λειτουργήσουμε 
σαν ομάδα χωρίς διχόνοια και προστριβές!!!

 18 Δεκεμβρίου 2022, 06:22   

 

ι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 04:01   
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Κύριε Υπουργέ, ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως 
καταληκτική ημερομηνία για τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να 
αφήνεται 2 σειρες εξω ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και 
όχι η 31_12_2020 ώστε να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το 
συνταξιοδοτικο. Έτσι δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 
και 1995.
Το άρθρο αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο
με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!) Είναι 
το λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 1994 και 
1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.
Παρακαλούμε για την επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να 
αποκατασταθεί η ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από 
το 1991 έως και το 1995.
Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειτε στις απαραίτητες διoρθωτικες 
τροποποιήσεις.
Με εκτίμηση.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 01:30   

 

Για άλλη μια φορά βλέπουμε μια εμπάθεια του υπουργείου ώστε να μην επιλυθεί το θέμα των Αξκών Ειδικών 
Καταστάσεων προερχόμενων από τις ΑΣΣΥ. Είναι η μόνη κατηγορία που υφίσταται τέτοια άνιση μεταχείριση για
τα στελέχη της τα οποία είχαν την «τύχη» να νοσήσουν! Εννοείτε ότι καμία κατηγορία στελεχών δεν θα πρέπει 
να τιμωρηθεί γιατί αντιμετωπίζει σοβαρά και ανίατα προβλήματα υγείας και καλά έκανε ο νομοθέτης και 
εξαίρεσε όλες τις άλλες κατηγορίες. Είναι η ώρα να διορθωθεί η «αδικία», αβλεψία θα έλεγα εγώ του νομοθέτη
που πιθανόν να είχε στο μυαλό του την εφαρμογή της σταδιοδρομικής κατάληξης των Αξκών Ειδικών 
Καταστάσεων που θα αποφοιτούσαν από τις παραγωγικές σχολές μετά την ψήφιση του Ν.3883/2010. Η 
δικαιοσύνη δικαίωσε τους Αξκούς από τις ΑΣΣΥ, όμως το υπουργείο εξάντλησε την αναλγησία του σε αυτούς 
τους ανθρώπους που κουβαλάνε το δικό τους «σταυρό» πηγαίνοντας την υπόθεση στο Συμβούλιο της 
Επικρατείας. Καμιά άλλη υπόθεση το υπουργείο δεν έχει πάει μέχρι εκεί και πάντα αποδέχεται τις αποφάσεις 
των Εφετείων, όμως «αυτοί» πρέπει να συνεχίσουν τον αγώνα της δικαίωσης όπως έμαθαν να δίνουν τον 
αγώνα της «ζωής». Και αν δεν τους δικαιώσει η υπηρεσία τους που «εθελοτυφλεί», θα βρουν το δρόμο της 
δικαίωσης έστω και αν περάσουν χρόνια, έστω και αν ξοδευτούν, έστω και αν κι άλλοι συνάδερφοι της ίδιας 
κατηγορίας τρέξουν στους δικηγόρους για να βρουν τη λύση αφήνοντας χρήματα που χρειάζονται για την 
οικογένειά τους. Δεν θα μιλήσω για αδικία, για αντισυνταγματικότητα, για άνιση μεταχείριση ή οτιδήποτε 
άλλο, αυτά είναι προφανή! Γιατί όλα αυτά σε ανθρώπους με προβλήματα υγείας; Κύριοι του υπουργείου 
οπουδήποτε σε όλο το κόσμο αλλά και σε οποιαδήποτε υπηρεσία στη χώρα μας, οι άνθρωποι με προβλήματα 
υγείας δεν τιμωρούνται! Και όμως εκτελώντας τα ίδια καθήκοντα με το ίδιο καθεστώς (Ειδικών Καταστάσεων) 
άλλοι προάγονται, άλλοι πληρώνονται παραπάνω, άλλοι θα πάρουν καλύτερο εφάπαξ, καλύτερη σύνταξη, 
καλύτερα μερίσματα, περισσότερες ηθικές αμοιβές, περισσότερα μόρια για ΣΟΑ ή ΚΑΑΥ και άλλοι θα μείνουν 
εκεί που «σταμάτησε» ό χρόνος γι’ αυτούς. Άραγε ο Κος ΥΕΘΑ που είναι νομικός τι θα έλεγε γι’ αυτό; 
Ευχαριστώ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 00:53   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 00:36   
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Απόφοιτος ΑΣΣΥ 
93(ΣΜΥΝ)

 18 Δεκεμβρίου 2022, 00:10   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 00:49   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:10   
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Εύγε στον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το 
βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί Παράλληλα ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:53   

 

Για άλλη μια φορά αποδεικνύεται ότι στην Ελλάδα δεν ανταμείβεται αυτός που έχει τα προσόντα, έχει εισαχθεί 
στις Ένοπλες Δυνάμεις αξιοκρατικά και με την διαφανή διαδικασία των πανελλαδικών εξετάσεων…. Αυτός που 
μοχθησε για να μπορεί να σταθεί σε ένα απαιτητικό περιβάλλον και να διεκδικήσει μια αξιόλογη καριέρα…. 
Όχι….Αυτά θεωρούνται αυτονόητα μόνο σε υπεύθυνα κράτη και ωριμους πολιτικούς…. Στο Ελλαντα πρέπει να 
επιβραβευεται αυτός που έχει το μέσον, που όταν ο συνάδελφος του μελετούσε αυτός έπαιρνε αμπαριζα τα 
μπαρ και τα καφέ….Αποτέλεσμα : ο πρώτος να αγωνίζεται για να ανακτήσει τα «συμφωνημενα» (σύμφωνα με 
την προκήρυξη κατάταξής του), ενώ ο άλλος να έχει καλύτερη βαθμολογική εξέλιξη ΤΡΙΩΝ (3) βαθμών μέσα σε 
τρία χρόνια…. Ο,τι κι αν πεις είναι λίγο… Σαθρες λογικές ενός σάπιου συστήματος δεν μπορεί να φέρει 
ευημερία στον τόπο… Θλίψη πραγματική….

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:50   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:19   

 

Κύριε υπουργέ.
Συγχαρητήρια, για το νομοσχέδιό σας, είναι στη σωστή κατεύθυνση.Σωστά και δίκαια όσα προβλέπονται για τις
σειρές ΑΣΣΥ 91,92 και 93.Θα ήθελα όμως να μας πείτε πως θα νιώθατε αν το παιδί σας ή κάποιος δικός 
άνθρωπος ανήκε στις σειρές 94 & 95, οι οποίες δεν διαφέρουν σε τίποτα από τις προηγούμενες σειρές.
Δεν διεκδικούν τίποτα περισσότερο από όσα προβλέπονται στην εγκύκλιο εισαγωγής τους… δηλαδή 
διεκδικούνε τα αυτονόητα.
Είστε ηθικά υποχρεωμένος να ικανοποιήσετε τα αιτήματά τους.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:28   
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Εκφράζουμε την βαθία μας ικανοποίηση για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. 
Στο συκγεκριμένο νομοσχέδιο αποκαθίστανται οι όποιες στρεβλώσεις και αδικίες που υφίσταντο οι ανωτέρω 
τάξεις και παράλληλα συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 23:30   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:10   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 

1788 

1791



υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:28   

 

Συγχαρητήρια για την συνέχιση της αδικίας. Να συμπεριληφθούν και οι καταταγέντες ΑΣΥΥ 95,96,97.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ, μετά λύπης μου διάβασα το συγκεκριμένο άρθρο και απορώ πραγματικά για την 
προσπάθεια διαχωρισμού καταταγέντων ΑΣΣΥ που διέπονται από το ίδιο νομικό πλαίσιο. Ως καταταγέντας 1997
θλίβομαι από αυτήν την αντιμετώπιση.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

Κε Υπουργέ,
Θλίβομαι ειλικρινά για τον ενθουσιασμό και τα ευχαριστήρια των συναδέλφων τάξεων 91,92,93 προέλευσης 
ΑΣΣΥ. Η δικαίωση τους σε ότι αφορά την εξελικτική τους πορεία με βρίσκει απόλυτα σύμφωνο, ωστόσο 
δημιουργείται εκ νέου μια παράφορη αδικία σε σχέση με τις επόμενες τάξεις ΑΣΣΥ. Ως απόφοιτος της τάξεως 98
ΣΤΥΑ εισήχθη στη Σχολή μέσω πανελληνίων με το ίδιο ακριβώς νομοθετικό πλαίσιο με τις παλαιότερες τάξεις 
και ύστερα από 24 Χρόνια στις τάξεις της Πολεμικής Αεροπορίας έχω υποστεί μόνο βαθμολογική και 
μισθολογική υποβάθμιση, ενώ κατά καιρούς παρακολουθώ τη συνεχή αναβάθμιση στα ίδια θέματα των ΕΜΘ, με
αποτέλεσμα να κινδυνεύουμε να εξομοιωθουμε με τραγικά αποτελέσματα στην ιεραρχία του Στρατεύματος, που
αποτελεί βασικό παράγοντα ομαλότητας στη λειτουργία και τη σύνθεση του. Ελπίζω έστω και την τελευταία 
στιγμή να υπάρξει πρόβλεψη για τις τάξεις ΑΣΣΥ 94 κι έπειτα ώστε να επιλυθεί η αδικία ετών και να 
αποκατασταθεί το αίσθημα δικαίου.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:22   

 

Είναι κρίμα και λυπηρό στελέχη ελαφράς υπηρεσίας εξ ΑΣΣΥ να «τιμωρούνται» επιδεικτικά με την καθήλωση 
τους στον βαθμό του Υπολοχαγού. Σας ενημερώνω πως δεν επέλεξαν να αρρωστήσουν, δεν επέλεξαν να 
βασανίζονται καθημερινά με τα προβλήματα υγείας τους, δεν επέλεξαν να στοχοποιούνται απο τα υπόλοιπα 
στελέχη ως ανίκανοι και προβληματικοί.
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Και αν αυτο το κάνουν τα υπόλοιπα στελέχοι είναι γιατί εσείς τους δίνεται το πάτημα. Ειναι γιατί εσείς τους 
δίνεται το όπλο να βάλουν εξ αυτών με σφαίρες την αδικία, τον εξευτιλισμό και την τιμωρία των ΕΥ με την 
καθήλωση τους στον βαθμό του Υπολοχαγου.
Σε εμένα προσωπικά, η «τιμωρία » εχει πραγματικά αποτελέσματα.
Ψυχολογικά με κάνει να νοιώθω άχρηστο, ταπεινωμένο, ακάταλληλο να προαχθώ διότι εσείς το επιλέξατε, 
διότι εσείς δεν ήρθατε ποτέ στην δική μου θέση να δείτε τι περνάω κάθε μέρα, διότι για εσάς είμαι ένα copy 
paste στην οθόνη σας.
Εργασιακά μου βγάζει αρνητικότητα, απέχθεια για το στράτευμα, απέχθεια για την εργασία, απέχθεια για 
όλους εσάς που τιμωρήται εκείνους που πονούν, εκείνους που η φύση τους στόλισε με προβλήμα και χρήζουν 
μια καλύτερης μεταχείρησης.
Αντιθέτως το στράτευμα, τους κλωτσάει, τους κατακρίνει και τους τιμωρεί.
Λυπάμαι πραγματικά.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:47   

 

Το άρθρο αυτό αφήνει εκτός ρύθμισης σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο με αυτές που οδεύουν 
προς αποκατάσταση. Δημιουργεί μια ανισορροπία-αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκών ΑΣΣΥ η οποία 
δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) εισήχθησαν στο 
Σώμα των Αξκών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Εισήλθαν με την ιδια εγκύκλιο εισαγωγής 
με τους εκ ΑΣΣΥ που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

Η αδικία συνεχίζεται. Γιατί δεν συμπεριλαμβάνονται και οι καταταγέντες ΑΣΥΥ 95,96,97.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:30  

 

Έχετε διαπράξει μεγάλη αδικία με τις Εθελόντριες.Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ 
ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι 
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, 
συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:39   
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Δυστυχώς εδώ υπάρχει κατάφορη αδικία για τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 95, 96, 97 και μετά καθώς 
«φωτογραφικά» υπάρχει ρύθμιση μόνο για τους καταταγέντες 93, 94,& 95. Μπορείτε να μας εξηγήσετε ποια 
είναι η διαφορά στους παραπάνω καταταγέντες και ποιος ο νόμος που ξεχωρίζει τους παραπάνω 
Αξιωματικούς;

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:56     

Κ, Υπουργέ
Ως καταγέντας του 1997 στη ΣΤΥΑ θεωρώ το ν.3883/10 ένα άδικο νόμο για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ. Με έκπληξη 
μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου έχει ακριβώς το ίδιο νομικό 
πλαίσιο αλλά εμάς μας αφήνεται εκτός. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση;

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

Κε Υπουργέ,
γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση μεταξύ των αποφοίτων ΑΣΣΥ. Τι θα γίνει με τους καταταγέντες 96,97,98?

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:34     

Κ, Υπουργέ
Ως καταγέντας του 1997 με έκπληξη μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη 
μου έχει ακριβώς το ίδιο νομικό πλαίσιο αλλά εμάς μας αφήνεται εκτός. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση;

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:20   

 

Η αδικία συνεχίζεται. Να συμπεριληφθούν και οι καταταγέντες ΑΣΥΥ 95,96,97. Με εκτίμηση

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:42   

 

Δυστυχώς εδώ υπάρχει κατάφορη αδικία για τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 95, 96, 97 και μετά καθώς 
«φωτογραφικά» υπάρχει ρύθμιση μόνο για τους καταταγέντες 93, 94,& 95. Μπορείτε να μας εξηγήσετε: α) ποια
η διαφορά στους παραπάνω καταταγέντες; β)ποιος ο νόμος που ξεχωρίζει τους παραπάνω Αξιωματικούς; Με 
εκτίμηση

 17 Δεκεμβρίου 2022, 22:02   
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Δυστυχώς εδώ υπάρχει κατάφορη αδικία για τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 95, 96, 97 και μετά καθώς 
«φωτογραφικά» υπάρχει ρύθμιση μόνο για τους καταταγέντες 93, 94,& 95. Μπορείτε να μας εξηγήσετε: α) ποια
η διαφορά στους παραπάνω καταταγέντες; β)ποιος ο νόμος που ξεχωρίζει τους παραπάνω Αξιωματικούς; Με 
εκτίμηση
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Συγχαρητήρια για την συνεχη μέριμνα για το προσωπικό των ενοπλων δυνάμεων.
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ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ
ΘΕΜΑ: Βαθμολογική Εξέλιξη Αξιωματικών Αποφοίτων ΑΣΣΥ Καταταγέντων το έτος 1994 (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ)
Σε συνέχεια προωθούμενης ρυθμιστικής διάταξης για θέματα Αξιωματικών Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) 
καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995), παρακαλούμε όπως το ζήτημα της 
βαθμολογικής εξέλιξης, εξετασθεί ώστε να περιλαμβάνει και τα στελέχη της τάξης 1996, με την ένταξη τους 
στις διατάξεις της επικείμενης τροποποιητικής ρύθμισης στο Σχέδιο Νόμου, καθότι τα υπόψη στελέχη 
καταταγέντων το έτος 1994 (τάξη 1996) δεν διαφοροποιούνται ως προς την βαθμολογική τους εξέλιξη, 
σύμφωνα με τον Ν.3883/2010, καθώς και ως προς ασφαλιστικά – συνταξιοδοτικά τους δικαιώματα σύμφωνα με
τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) από τα στελέχη των τάξεων 1993 έως 1995.
Χαρακτηριστικά με το άρθρο 22 §4 του Ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα και σε κάθε περίπτωση η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις 
των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους 
προαγωγής καταληκτικούς και αποστρατευτικούς βαθμούς κλπ.
Παρακαλούμε όπως αξιολογήσετε τα ανωτέρω, με γνώμονα την αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής 
ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ τάξεως 1996 (απόφοιτοι τάξεως 1995 θα προάγονται ως 
Ανώτεροι Αξιωματικοί τουλάχιστον κατά τέσσερα έτη νωρίτερα της επόμενης τάξης 1996) ώστε να 
ακολουθήσουν τους παλαιότερους από αυτούς αποφοίτους, ως οφείλεται βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης
για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του 
απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων (διαφαινόμενη 
αδικία στην υπηρεσιακή και βαθμολογική εξέλιξη), δεδομένου ότι μέχρι και οι τελευταίοι (τάξεις 1991 έως 
1993) εισήλθαν και προάγονται αφ’ εξής, στις τάξεις των Αξιωματικών με τον ίδιο κοινό Νόμο, δηλαδή τον 
Ν.3883/10.
ΜΕ ΕΚΤΙΜΗΣΗ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:20   

 

Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρώ ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της αδικίας 
που είχε δημιουργηθεί στους απόφοιτους ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί, τουλάχιστον για τις δυο 
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επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη 
καθώς και τον Ν.3865/2010 αλλά και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που παρέχει το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 (συνεπώς πάλι και για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 01/01/2015 και έπειτα, με δυνατότητα εξαγοράς τριών (3) ετών καταβάλλοντας αντίστοιχη 
εισφορά για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των ΕΔ) και δη της ΠΑ των
ετών 1991 έως και 1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής, 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Με εφαλτήριο τα ανωτέρω και προκειμένου να επέλθει αποκατάσταση της Ιεραρχικής και Εξελικτικής 
ομαλότητας των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ τάξεων 1995 & 1996, καθότι η προτεινόμενη τροποποίηση του 
άρθρου 37 θα επιφέρει χάσμα τεσσάρων (4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξή, γεγονός που αντίκειται 
στην βάση της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, 
προτείνω όπως εξεταστεί η ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω 
τροποποίηση του άρθρου 37.
Πιστεύω δε ακράδαντα, όπως και όλοι οι απόφοιτοι των ανωτέρω ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ), πως πρώτιστο μέλημα 
του κ. ΥΕΘΑ στο εν λόγω νομοσχέδιο είναι η επίλυση, μια και καλή, των προβλημάτων που επέφερε στις ΕΔ ο 
Ν.3883/2010 και όχι η διαιώνισή τους, με την δημιουργία Αξιωματικών ΑΣΣΥ δύο ταχυτήτων και της πρόκλησης
σύγχυσης για το περί Δικαίου Αίσθημα στις τάξεις του Στρατεύματος.
Αξκός ΑΣΣΥ 46ης ΣΤΥΑ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 20:54   

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 

1794 

1797



χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93 στους οποίους τυγχάνει να είμαι και εγώ. Στον Βαθμό του Λοχαγού που 
δεν χρειάζεται να γράψουμε χρόνο Διοικήσεως κάποιοι από εμάς τον γράφουν κανονικά υπηρετώντας στον 
Έβρο και σε νησιά και πρέπει να υπάρξει κάποια μέριμνα στο παρόν νομοσχέδιο για να μεταφέρεται στον 
επόμενο Βαθμό (Ως Ταγματάρχες)

Ευχαριστώ εκ τον προτέρων
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Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
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Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ύστερα από δική σας πρωτοβουλία επιτέλους αποκαθίσταται μια χρόνια αδικία και θεωρώ δίκαιο το 
νομοσχέδιο αυτό το οποίο θα επιφέρει ισορροπία και δικαιωση στα στελέχη των Ενόπλων δυνάμεων.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
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του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Επιτέλους Κύριε Υπουργέ εκτός του επιστημονικου επιτελειου σας συμβουλευτειτε και κάποιον απο το νομικό 
σας τμήμα για την αντισυνταγματικοτητα του νομου σας (Άρθρο4 Συντάγματος) θα σας γλύτωνε απο πολλές 
περιπέτειες και εμάς απο ταλαιπωρία…Γιατί ειναι σίγουρο οτι κάποια στιγμη θα δικαιωθουμε.
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Συγχαρητήρια για την μερική όμως λύση του ζητήματος. Και είναι καθώς η οριστική λύσης πρέπει να 
περιλαμβάνει και τις 2 επόμενες τάξεις ΑΣΣΥ (σειρές 1994 και 1995). Χωρίς φωνές, χωρίς κραξίματα, χωρίς 
διαμάχες μεταξύ στελεχών.

Απλά επειδή είναι δίκαιο, είναι το σωστό, είναι το μοναδικό που δίνει οριστική λύση χωρίς πρόσφυγες, χωρίς 
δικαστήρια, χωρίς τίποτα.

είναι δίκαιο, πρέπει να γίνει πράξη.
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Το παρόν σχέδιο νόμου επιλύει το βαθμολογικο ζητήμα, των Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ 1991-92-93. 
Αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί 
λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος και ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 94.
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Αξιότιμε κε Υπουργε
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10
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Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών
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Όλοι οι συνάδελφοι της ενεργού υπηρεσίας που είναι υπέρ του καταληκτικού βαθμού του υπλγου για τους 
συναδέλφους στην ελαφρά υπηρεσία, είτε για λογους διαχωρισμού των ενεργών με τους ΕΥ είτε διότι είναι 
απλά αδιάφοροι για το θέμα να τονίσω τα εξής: Κανεις δε βγήκε ελαφράς από τη σχολή, κανεις δεν επέλεξε να 
νοσήσει, σίγουρα όλοι επιλέγουν την υγεία τους με Έβρο, πολλοί ενεργοί είναι με «αμετάθετο» περισσότερα 
χρόνια από έναν που κρίθηκε ελαφρας υπηρεσίας μετά απο 20-25 έτη υπηρεσίας και το πιο σημαντικο είναι ότι 
κανεις δεν έχει κάνει συμβόλαιο με την υγεία και την ενεργό υπηρεσία. Το θέμα του καταληκτικού βαθμού για 
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τους ελαφρας υπηρεσίας προερχόμενους απο ΑΣΣΥ αφορά όλους τους συναδέλφους από ΑΣΣΥ, απλά κάποιους 
όχι ακόμα. Πρέπει όλοι να είστε υπερ στο να διευθετηθεί άμεσα το θέμα αυτό διότι κανεις δε γνωρίζει τι του 
ξημερώνει.
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Όλοι οι συνάδελφοι της ενεργού υπηρεσίας που είναι υπέρ του καταληκτικού βαθμού του υπλγου για τους 
συναδέλφους στην ελαφρά υπηρεσία, είτε για λογους διαχωρισμού των ενεργών με τους ΕΥ (αμετάθετο, όχι 
υπηρεσίες) είτε διότι είναι απλά αδιάφοροι για το θέμα να τονίσω τα εξής: Κανεις δε βγήκε ελαφράς από τη 
σχολή, κανεις δεν επέλεξε να νοσήσει, σίγουρα όλοι επιλέγουν την υγεία τους με Έβρο, πολλοί ενεργοί είναι με
«αμετάθετο» περισσότερα χρόνια από έναν που κρίθηκε ελαφρας υπηρεσίας μετά απο 20-25 έτη υπηρεσίας και 
το πιο σημαντικο είναι ότι κανεις δεν έχει κάνει συμβόλαιο με την υγεία και την ενεργό υπηρεσια. Το θέμα του 
καταληκτικού βαθμού για τους ελαφρας υπηρεσίας προερχόμενους απο ΑΣΣΥ αφορά όλους τους συναδέλφους 
από ΑΣΣΥ, απλά κάποιους όχι ακόμα. Πρέπει όλοι να είστε θετικοί γιατί δε ξέρουμε τι ξημέρωνει.
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Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
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ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ετσι γίνεται πάντα…όταν δεν δίνονται οριστικές λύσεις αλλά αντιμετωπιζονται τα προβλήματα σπασμωδικά και 
περιστασιακά δημιουργούνται ανισότητες..
στα παιδιά σου πάντα δίνεις ισόποσα και με δίκαιο τρόπο..Δεν αδικείς κανένα από αυτά γιατί ως γνωστόν οι 
αδερφικες κόντρες είναι οι χειρότερες και οι πιο άτιμες..Προσωπικα μόνο χαρά αισθάνομαι για την 
αποκατάσταση της αδικίας στο πρόσωπο των συναδέλφων μου ( αδέρφια) άλλα πίκρα για τον πατέρα μας 
( νομοθέτη) που μας αδίκησε και μας ξεχώρισε…Συνεχιζουμε όπως πάντα να εκπληρώνουμε την αποστολή μας..
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Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
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όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την βαθμολογική αποκατάσταση καταταγέντων τα έτη 1991-92-93 και 
τηρήσατε τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο. Η πράξη αυτή συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις Ένοπλες 
Δυνάμεις, αλλά για να είναι ολοκληρωμένη η πράξη αυτή θα πρέπει να υπάρχει βαθμολογική αποκατάσταση 
Αξιωματικών ΑΣΣΥ Ειδικών Καταστάσεων, γιατί δεν είναι δυνατόν, να έχουν διαφορετική εξέλιξη δύο 
συμμαθητές Ε.Υ. διότι ο ένας κρίθηκε Ε.Υ. πριν την ψήφιση του ν. 3883/10 και να έχει κανονική βαθμολογική 
εξέλιξη και ο έτερος συμμαθητής κρίθηκε Ε.Υ. μετά την ψήφιση του ν. 3883/10 και να έχει βαθμολογική εξέλιξη
μέχρι το βαθμό του Υπλγου ή του Λγού στην καλύτερη περίπτωση.(όποιος βρίσκεται στην κατηγορία Ειδικών 
Καταστάσεων (Ε.Υ) 3 ή 4 χρόνια αδικείτε κατάφωρα σε σχέση με κάποιον που βρίσκεται στην κατηγορία 
Ειδικών Καταστάσεων (Ε.Υ.) 15 – 20 ή ακόμη και 25 χρόνια)
Με το εν λόγω σχέδιο νόμου συνάδελφος Ε.Μ.Θ. Ε.Υ ( ασχέτως ημερομηνίας κρίσης Ε.Υ.) θα έχει τον ίδιο 
αποστρατευτικό βαθμό με συνάδελφο Αξκό ΑΣΣΥ με κρίση σε Ε.Υ. μετά τη ψήφιση του ν. 3883/10.

Ο γράφων το σχόλιο δεν ανήκει στην κατηγορία Αξκών Ειδικών Καταστάσεων.

Αξκός καταταγείς το έτος 1991.
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Όλοι οι συνάδελφοι της ενεργού υπηρεσίας που είναι υπέρ του καταληκτικού βαθμού του υπλγου για τους 
συναδέλφους στην ελαφρά υπηρεσία, είτε για λογους διαχωρισμού των ενεργών με τους ΕΥ (αμετάθετο, όχι 
υπηρεσίες) είτε διότι είναι απλά αδιάφοροι για το θέμα να τονίσω τα εξής: Κανεις δε βγήκε ελαφράς από τη 
σχολή, κανεις δεν επέλεξε να νοσήσει, σίγουρα όλοι επιλέγουν την υγεία τους με Έβρο, πολλοί ενεργοί είναι με
«αμετάθετο» περισσότερα χρόνια από έναν που κρίθηκε ελαφρας υπηρεσίας μετά απο 20-25 έτη υπηρεσίας και 
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το πιο σημαντικο είναι ότι κανεις δεν έχει κάνει συμβόλαιο με την υγεία και την ενεργό υπηρεσια. Το θέμα του 
καταληκτικού βαθμού για τους ελαφρας υπηρεσίας προερχόμενους απο ΑΣΣΥ αφορά όλους τους συναδέλφους 
από ΑΣΣΥ, απλά κάποιους όχι ακόμα. Πρέπει να σκέφτεστε ότι και μελλοντικά διότι δε γνωρίζετε τι ξημερώνει.
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Κε Υπουργέ,
Θλίβομαι πραγματικά για τα ευχαριστήρια σχόλια των τάξεων 91,92,93 ΑΣΣΥ οι οποίοι δικαιώνονται μετά από 
χρόνια, ωστόσο ξεχνούν την κατάφορη αδικία που επέρχεται στις τάξεις 94 και μετά!! Ως απόφοιτος τάξεως 98 
ΣΤΥΑ,εισήχθη στη Σχολή με την ίδια εγκύκλιο που ίσχυε για προηγούμενα έτη, με το θεσμό των πανελληνίων κι
όχι με τον πρότερο «τρόπο» που όλοι γνωρίζουμε. Επί 24 Χρόνια γνωρίζουμε μόνο υποβάθμιση, με ταυτόχρονη 
αναβάθμιση του θεσμού των ΕΜΘ, με αποτέλεσμα να κινδυνεύουμε να εξομοιωθούμε με τους ΕΜΘ!! Αν αυτά τα 
δεδομένα δεν επιφέρουν αναστάτωση της ιεραρχίας των ΕΔ, τότε τί;; Τα στελέχη προέλευσης ΑΣΣΥ τάξεων 94 
και μετά προσδοκούμε σε μία καθολική επίλυση των θεμάτων εξελικτικής πορείας (καταπληκτικό βαθμός 
Συνταγματάρχη στα 35 Χρόνια υπηρεσίας για όλους).Μην αναγκάζεται άλλο τα στελέχη σε δικαστικές 
διεκδικήσεις, καθιστώντας τους δέσμιους των εκάστοτε κυβερνήσεων και δώστε μια καθολική λύση στο 
βαθμολογικό μας ζήτημα, αποκαθιστώντας με αποφασιστικότητα το αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ΕΔ, που 
αποτελούν τη ραχοκοκαλιά του Στρατεύματος.
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οπωσδήποτε θα πρέπει να συμπεριληφθουν και οι καταταγείς 94 και 95. κάθε τι άλλο είναι κατάφωρα άδικο. 
ισοτιμία ισονομια και αξιοκρατία .
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
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αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Άμεση αποκατάσταση της ΑΔΙΚΙΑΣ των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων. Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον 
η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την 
περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό 
όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατα 
παράβαση των ίσων συνταγματικά θεσπισμενων ανθρωπίνων δικαιωμάτων .
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Αρχικά συμφωνώ ότι το παρόν σχέδιο νόμου επιλύει το βαθμολογικό ζήτημα των Αξκών καταταγέντων στις 
ΑΣΣΥ 1991-92-93.

Προκειμένου όμως να μην θιχτούν στελέχη προέλευσης καταταγέντων στις ΑΣΣΥ 1991-92-93 που έχουν κάνει 
μετάταξη και να μην υφίσταται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της διασταλτικής ερμηνείας της 
συνταγματικής αρχής της ισότητας, αφού θα είναι παράδοξο οι συγκεκριμένοι πτυχιούχοι ΑΕΙ να δύναται να 
προάγονται στους ίδιους βαθμούς αργότερα, λόγω διατάξεων που έχουν υπολογίσει μόνο το χρονικό 
περιθώριο υπηρεσίας των προερχόμενων από ΑΣΕΙ, προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο το ακόλουθο
εδάφιο ως δικλίδα ασφαλείας δικαίου:
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«Οι ανωτέρω διατάξεις εφαρμόζονται αναλογικά, ως προς το χρόνο συνολικής υπηρεσίας μονίμου αξιωματικού 
και στους αξιωματικούς που είχαν προϋπηρεσία μόνιμου υπαξιωματικού ή Ανθυπασπιστή και έχουν μεταταγεί ή
μετατάσσονται σε άλλη επετηρίδα. Σε κάθε περίπτωση και κατ’ εξαίρεση κάθε άλλης διάταξης νόμου, οι 
μεταταχθέντες εξελίσσονται στους αντίστοιχους βαθμούς τουλάχιστον και δεν υπολείπονται ποτέ, την ίδια 
ημερομηνία και με το ίδιο προεδρικό διάταγμα όπως οι αξιωματικοί των κατηγοριών με ίδια αρχική προέλευση 
υπαξιωματικού και που έχουν τον αυτό χρόνο συνολικής υπηρεσίας μονίμου αξιωματικού με αυτούς».

Με εκτίμηση.
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Άμεση βαθμολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων του ΣΞ και αντίστοιχων από ΠΑ-ΠΝ.
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατα παράβαση των ίσων συνταγματικά θεσπισμενων ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων .
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Άμεση βαθμολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων του ΣΞ και αντίστοιχων από ΠΑ-ΠΝ.
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
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ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατα παράβαση των ίσων συνταγματικά θεσπισμενων ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων .
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
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ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ως καταγέντας του 1996 στη ΣΜΥ θεωρώ το ν.3883/10 ένα άδικο νόμο για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ. Με έκπληξη 
μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου έχει ακριβώς το ίδιο νομικό 
πλαίσιο αλλά εμάς μας αφήνεται εκτός. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση;
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Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δώσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο.
Καλή δύναμη στο δύσκολο έργο σας…
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ΠΟΣΟ ΑΛΛΟ ΡΑΤΣΙΣΜΟΣ ΜΕ ΤΟΥΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ ΤΩΝ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ,,,ΣΤΗΝ ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΤΟΥ 2022
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ, για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς 
Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Κ. Υπουργέ ειναι λυπηρό αν όχι θλιβερό η ύπαρξη τού συγκεκριμένου άρθρου στο συγκεκριμένο νομοσχέδιο. 
Ένα άρθρο το οποίο θα επιφέρει τουλάχιστον διχασμό στα στελέχη σε μια περίοδο όπου η απογοήτευση και το 
αίσθημα της αδικίας κυριαρχεί στο προσωπικό. Με ποιο σκεπτικό και με ποια αιτιολογία δεν έχουν 
συμπεριληφθεί στο εν λόγω άρθρο οι καταταγεντες ΑΣΣΥ των ετών 94..95..96.? Ποια αδικία εν τέλη 
αποκαθίσταται? Γιατί εξαιρούνται από τη υποχρέωση άσκησης χρόνου διοικήσεως οι καταταγεντες ΑΣΣΥ 
91,92,93? Απόφαση διχος προηγούμενο για αποφοίτους ΑΣΣΥ, όπου προκειμένου ένα στέλεχος να ασκήσει 
χρόνο διοικήσεως πολλές φορές απαιτηθηκε να μετατεθεί στον ένα χρόνο με ότι προβλήματα συνεπάγονται, 
οικογενειακά, οικονομικά, υγείας κτλ. Επρόκειτο για ένα φωτογραφικό άρθρο το οποίο εάν ψηφιστεί δεν θα 
λύσει κανένα πρόβλημα, δεν θα αποκατασταθεί καμία αδικία. Αντίθετα θα δημιουργηθούν προβλήματα τα 
οποία αγγίζουν την κυβέρνηση και εσάς τον ίδιο
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Ευχαριστούμε το κ. Υπουργό και την επιτελική ομάδα του, για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 
καταταγεντων τα έτη 1991-92-93.Η πράξη αυτή συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις ένοπλες δυνάμεις.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Κύριε Υπουργέ, ειναι απολύτως άδικο ότι ενώ στο συνταξιοδοτικο έχει καθοριστεί η 31-12-1995 ως 
καταληκτική ημερομηνία για τα όποια ευεργετικά μετρα (αναγνώριση επιπλέον 3ετιας), στο προαγωγικο να 
αφήνεται 2 σειρες εξω ορίζοντας ως καταληκτικη ημερομηνία όσους συμπλήρωσαν 25ετια την 31-12-2018 και 
όχι η 31_12_2020 ώστε να συμπεριλαμβάνεται και η σειρά του 1995 και να συμβαδίζει απολύτως με το 
συνταξιοδοτικο. Έτσι δημιουργείται τεράστια ανισσορροπία αφηνοντας έξω τις δυο σειρές ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ του 1994 
και 1995.
Το άρθρο αυτό κατά συνέπεια, αφήνει εκτός ρύθμισης τις δυο σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο
με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση ενώ όλες έχουν εισαχθεί ε τις ίδιες ακριβώς εγκυκλίους (!!!) Είναι 
το λιγότερο τραγικό να έχουν δυο ολόκληρους βαθμούς διαφορα οι σειρές του 1993 με τις σειρές του 1994 και 
1995 δημιουργώντας έτσι μεγάλη αναστάτωση και απογοητευση στο εν λόγω προσωπικό.
Παρακαλούμε για την επέκταση της ημερομηνίας εφαρμογής του άρθρου 53 έως και 31-12-2020 έτσι ώστε να 
αποκατασταθεί η ισορροπία μεταξύ συνταξιοδοτικων και προαγωγικών ευεργετημάτων ολων των σειρών από 
το 1991 έως και το 1995.
Είμαστε σίγουροι ότι κατανοειται το δίκαιο αίτημα μας και θα προβειται στις απαραίτητες διωρθωτικες 
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τροποποιήσεις.
Με εκτίμηση.
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτους ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
Ερώτηση. Το άρθρο αυτό αφήνει εκτός ρύθμισης μεταγενέστερες σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς 
τρόπο με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση?
Απάντηση. Δεν προκύπτει απο πουθενά αυτό, μιας και το δίκαιο αιτιολογικό των τάξεων 91,92,93, είναι η 
βαθμολογική αποκατάσταση εξαιτίας στρεβλώσεων που είχαν δημιουργηθεί από προηγουμένους νομούς που 
ευνοούσε μια μερίδα των εθελοντών/τριων έτσι ώστε να προάγονται νωρίτερα από αρχαιοτέρους αξιωματικούς
ΑΣΣΥ.
Εκεί που είχες κάποιους υπό τις διαταγές σου λόγω ψηφοθηρικών νομών, βρισκόσουν να είσαι νεότερος, σε 
βαθμό δηλ. υπό τις διαταγές τους, ποιο αβλέπτημα ποιο ξεκάθαρη αδικία και διασάλευση της ιεραρχίας δεν 
γινόταν.
Ευχαριστούμε λοιπόν τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος
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1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:47   

 

1809 

1812



1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
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Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.
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μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:34   

 

1.Το άρθρο 53 αναφέρεται στην Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
που αφορά τους καταταγέντες ΑΣΣΥ 1991, 1992 και 1993, (τάξεων 1993, 1994 και 1995) όπου επέρχεται 
εναρμόνιση για λόγους ισότητας και ασφάλειας δικαίου με τα ισχύοντα για τους υπαχθέντες στον Ν. 2439/1996
αξιωματικούς ως προς τη βαθμολογική τους εξέλιξη, σε σχέση µε τις Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες 
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Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν 
είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας.

2. Δεν έχει συμπεριληφθεί στο υπόψη σχέδιο Νόμου η Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, προκειμένου να επέλθει η πλήρη αρμονία σε όσους υπάγονται στον Ν.2439/1996 (ΑΣΣΥ – 
Εθελοντές-ντριες – ΕΜΘ) οι οποίοι μέχρι την 31-12-2018 συμπληρώνουν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών και την άρση της «στοχοποιημένης» 
μεταχείρισης τους προκειμένου να σταματήσουν να «τιμωρούνται». Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά και 
επιδεικτικά. Αντίθετα οι Εθελοντές-ντριες έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – 
Αντισυνταγματάρχη και με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού 
στους ΕΜΘ. Έτσι προτείνεται η αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των εν ενεργεία αξιωματικών 
που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που 
προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη 
πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.
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στρατιωτικής υπηρεσίας, ώστε οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας 
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πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018».
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
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Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:28   

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτους ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
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Ερώτηση. Το άρθρο αυτό αφήνει εκτός ρύθμισης μεταγενέστερες σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς 
τρόπο με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση?

Απάντηση. Δεν προκύπτει απο πουθενά αυτό, μιας και το δίκαιο αιτιολογικό των τάξεων 91,92,93, είναι η 
βαθμολογική αποκατάσταση εξαιτίας στρεβλώσεων που είχαν δημιουργηθεί από προηγουμένους νομούς που 
ευνοούσε μια μερίδα των εθελοντών/τριων έτσι ώστε να προάγονται νωρίτερα από ομοιόβαθμους 
αρχαιοτέρους αξιωματικούς ΑΣΣΥ.
Εκεί που είχες κάποιους υπό τις διαταγές σου λόγω ψηφοθηρικών νομών, βρισκόσουν να είσαι νεότερος, σε 
βαθμό δηλ. υπό τις διαταγές τους, ποιο αβλέπτημα και ξεκάθαρη διασάλευση της ιεραρχίας δεν γινόταν.

Ευχαριστούμε λοιπόν τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνώ επί της αρχής, μιας που είναι προς τη σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στη συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση, όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα, για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μιας που αφήνει εκτός ρύθμισης 
σειρές, οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως, συνεχίζει να δημιουργεί μια δεύτερη και μεγαλύτερη ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών 
σειρών Αξκων προέλευσης ΑΣΣΥ, η οποία διασαλεύει την ηρεμία στο στράτευμα και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους, οι οποίοι τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά αναφέρεται ότι το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους 
εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του 
Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά 
από 35 χρόνια υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά, επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10, έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
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καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από τη σειρά 1993 (τάξη 1995), θα χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται ιεραρχικά, αξιοκρατικά και κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης πρόκειται να δημιουργηθεί το εξής παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν.3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μιας που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με τις ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και τα ίδια μετέπειτα δικαιώματα, να τοποθετούνται σε 2 
διαφορετικούς νόμους, χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης 
μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των 
στελεχών Αξκων ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ των σειρών που εισήχθησαν 
με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει ολική και δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους 
όρους), της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον 
ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα, θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στη σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Στην αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στενοχώρια, μιζέρια, αναταραχή και θα οξύνει το 
αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ Αξιωματικών συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά στον τρόπο 
αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
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απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση για την βαθμολογική και μισθολογική αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς, υπηρεσίας εδάφους).
2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν 
βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις 
αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν επιτελικά καθήκοντα – 
υπηρεσίες γραφείου.
3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που μπορούν να εξελιχθούν οι 
Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από 
ΑΣΣΥ.
4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να εξελιχθούν οι 
Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι 
ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς 
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.
5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους απονέμονται έως 4 βαθμοί, με 
αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της 
ιεραρχίας προσθέτοντας επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της 
καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια βρίσκονται σε συνάρτηση του 
καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και 
λιγότερο μισθό, έναντι ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη 
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων που ανήκουν στην κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι 
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί υπηρεσίας γραφείου των λοιπών 
Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας, Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του 
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή διοικητική βαθμολογική και 
μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων 
κατηγοριών στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.
7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το άρθρο 23 και σε ερωτήματα 
κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι
κυρίως ότι «Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού Αξιωματικών που τελούν 
σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό να 
αιτιολογείται.
8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία που είναι η βασική στρατιωτική 
αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από 
κανόνες. Υποχρέωση όλων των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του 
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις ανάγκες, με αξιοπρεπή 
και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα 
δείχνοντας την ανάλογη εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες επειδή
αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική προκειμένου να εξασφαλίζουν την 
άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.
9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν όλες τις ανισότητες που έχουν 
προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου 
απαιτείται θα πρέπει να αποτελεί διαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια. Η 
αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό είναι αναγκαία μεταξύ τους, 
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για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. 
Για την επίτευξη του στόχου αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία 
εμπιστοσύνη.
10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή 
Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή 
και το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η 
Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου. Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη 
αντισυνταγματική διάκριση την οποία οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί 
δυσμενείς συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων 
Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.
11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – 
Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή 
αποκατάσταση της δυσμενής διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας 
την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος 
δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.
13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος να ζει σε μια κοινωνία που δεν 
νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την 
καταπίεση και την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών συμβάλει στην 
βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας 
και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
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Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΕΙ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 4-6 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Ταξιάρχου οι Υπηρεσίας Γραφείου. Δεν 
λαμβάνουν τον βαθμό του Υποστρατήγου επειδή δεν δύνανται να ασκήσουν Διοίκηση. Διαφαίνεται ότι δύνανται 
όλοι οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων να λαμβάνουν το βαθμό του Ταξιάρχου.
2. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με 
τους αντιστοίχους τους. Έχουν ξεπεράσει επιδεικτικά κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός 
βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Αρχιλοχία και με τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 7 βαθμούς 
επιπλέον.
3. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Υπολοχαγού οι Ελαφράς Υπηρεσίας και Λοχαγού οι Υπηρεσίας Γραφείου , ήτοι 
βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους 
αντίστοιχους απόφοιτους ΑΣΣΥ. Έχουν χάσει 4 βαθμούς απαξιωτικά, επιδεικτικά και «στοχοποιημένα».
4.Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) του Ν.1848/1989, Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων Ελαφράς 
Υπηρεσίας και Υπηρεσίας Γραφείου, ,χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς 
του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους τους ΕΜΘ. Έχουν εξομοιωθεί με τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ. Ως καταληκτικός βαθμός προβλέπονταν αρχικά ο βαθμός του Ανθυπασπιστή και με 
τροποποιήσεις των Νόμων έλαβαν 3 βαθμούς επιπλέον. Με το άρθρο 47 του πρόσφατου Σχεδίου Νόμου τους 
απονέμεται ο βαθμός του Λοχαγού.
5. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών, Σωμάτων Ασφαλείας και Δημοσίου Τομέα γενικότερα δεν υπάρχει καμία
επίπτωση.
6. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι: «Σε ό,τι 
αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του 
ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το 
ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η 
δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
7. Αιτούμαστε να αρθεί η «στοχοποιημένη» μεταχείριση μας προκειμένου να σταματήσουμε να «τιμωρούμαστε» 
βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με 
λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκος ΑΣΣΥ τάξη 95 (εισαγωγή ΣΜΥ)
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Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
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γ. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό Ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
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Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία θα πρέπει να εφαρμοσθεί και 
στον Στρατό Ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
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Όλοι οι συνάδελφοι της ενεργού υπηρεσίας που είναι υπέρ του καταληκτικού βαθμού του υπλγου για τους 
συναδέλφους στην ελαφρά υπηρεσία, είτε για λογους διαχωρισμού των ενεργών με τους ΕΥ (αμετάθετο, όχι 
υπηρεσίες) είτε διότι είναι απλά αδιάφοροι για το θέμα να τονίσω τα εξής: Κανεις δε βγήκε ελαφράς από τη 
σχολή, κανεις δεν επέλεξε να νοσήσει, σίγουρα όλοι επιλέγουν την υγεία τους με Έβρο, πολλοί ενεργοί είναι με
«αμετάθετο» περισσότερα χρόνια από έναν που κρίθηκε ελαφρας υπηρεσίας μετά απο 20-25 έτη υπηρεσίας και 
το πιο σημαντικο είναι ότι κανεις δεν έχει κάνει συμβόλαιο με την υγεία και την ενεργό υπηρεσια. Το θέμα του 
καταληκτικού βαθμού για τους ελαφρας υπηρεσίας προερχόμενους απο ΑΣΣΥ αφορά όλους τους συναδέλφους 
από ΑΣΣΥ, απλά κάποιους όχι ακόμα.
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Κύριε Υπουργέ και Υφυπουργέ, για ακόμη μια φορά παρατηρείται η άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφράς 
Υπηρεσίας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΣΜΥ 95
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Όσοι ευχαριστείτε για την διόρθωση της «μακροχρόνιας αδικίας καταταγέντων 1990-1992», προφανώς δεν 
ξέρετε τι λέτε (…στην καλύτερη περίπτωση).
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Η εν λόγω λοιπόν αδικία αφορά (ακόμα) ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΗ αδικία του νόμου 3865/10 με τον οποίο οι άνθρωποι 
έφαγαν άδικα σχεδόν 10 χρόνια επιπλέον στο κεφάλι και η οποία ΔΕΝ ΔΙΟΡΘΩΘΗΚΕ ΠΟΤΕ!
Το παρών νομοσχέδιο και η συγκεκριμένη ρύθμιση δεν έχει ΚΑΜΙΑ σχέση με το ασφαλιστικό αλλά με διόρθωση 
μιας όντως ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗΣ αδικίας που πρόεκυψε από υπερβολική βαθμολογική εξέλιξη που δόθηκε σε άλλη 
κατηγορία.
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Στο παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν και παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις 
Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να 
εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.Κατώτεροι 
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Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και τελούντες στην 
κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της άρνησης της 
Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες 
συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση 
της συνταγματικής αρχής της ισότητας.Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της 
αδικίας που υφίστανται στο προς διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν 
την σχετική απάντηση του Κου ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια 
βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον 
υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη 
του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ 
που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική 
απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές 
υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω 
νομοθετικής ρύθμισης».Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη παρακαλούμε οπως προβείτε:— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης 
δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του 
άρθρου 3 του Ν.2439/1996.— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Οι 
καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και 
αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:— Η περίπτωση ε΄ του 
άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που αναφέρονται σε αυτήν 
μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 2 του παρόντος 
άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), για τα 
οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και
16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Για ακόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων Ελαφρας Υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:33   

 

Στο παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι 
οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν και παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις 
Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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ΣύνδεσμοςΕυχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο 
νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν 
κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού 
καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93).
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Κύριε Υπουργέ ,

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ευχαριστούμε Κύριε Υπουργέ για τη νομοτεχνική ρύθμιση αποκατάστασης της βαθμολογικής-σταδιοδρομικής 
εξέλιξης των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η άρση της άνισης αντιμετώπισης,των στρεβλώσεων του 
παρελθόντος και της καταστρατήγησης της ιεραρχίας,η οποία διασάλευε το ηθικό και την υπόσταση των 
αποφοίτων των άνωθεν τάξεων,αποκαθίσταται μετά από πολυετή αναμονή.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Κε Υπουργέ,
Η δικαίωση των τάξεων ΑΣΣΥ 91,92,93 επικροτείται από το σύνολο των Ενόπλων Δυνάμεων. Ωστόσο η αδικία 
που διακατέχει τη τάξεις 94 και εντεύθεν είναι κατάφορη. Είμαι στέλεχος της τάξεως 98 ΑΣΣΥ και η εγκύκλιος 
με την οποία εισήχθη στη ΣΤΥΑ δεν διαφέρει με τις παλαιότερες τάξεις. Επίσης εισήχθη με το θεσμό των 
Πανελληνίων και όλα τα χρόνια έχουμε υποστεί μόνο υποβάθμιση. Παρακαλούμε όπως εξεταστεί η δυνατότητα 
αποκατάσταση της εξέλιξης όλων των τάξεων ΣΤΥΑ, καθώς με τη συνεχή ικανοποίηση κατά καιρούς των 
αιτημάτων συναδέλφων ΕΜΘ, κινδυνεύει ο θεσμός των ΑΣΣΥ να εξομοιωθεί με εκείνο των ΕΜΘ. Αυτό θα 
σημάνει και την διατάραξη της ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις, κάτι που ανά των αιώνων αποτελεί ισχυρή 
βάση του Στρατεύματος.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:34   

 

Ευχαριστούμε για την αποκατάσταση διορθώθηκε μια κατάσταση η οποία προκαλούσε μεγάλη δυσαρέσκεια.
45 σειρά ΣΤΥΑ 93
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
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στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου.
Επίσης με νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : 
Για τις εθελόντριες του νόμου 705 /1977 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου.
Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 
705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο 
Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1977 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

1828 

1831



 

Με το Νόμο 4407/2016 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό Ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
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Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό Ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Κύριε υπουργέ
Πολύ σωστά δίνετε λύση, σε μια στρέβλωση που υπάρχει στην βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων ΑΣΣΥ,μετά 
την ταξη 1992,και για τις τάξεις 1993,1994,1995.
Έτσι,φτάσαμε στην υπαγωγή στον Ν.2439/1996 οσων κατατάχθηκαν μέχρι και το 1993.
Το ίδιο ζήτημα ομως αντιμετωπίζουν και οι επόμενες τάξεις ΑΣΣΥ εως τη δημοσίευση του Ν.3883/2010. ΑΝΙΣΗ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡIΣΗ ΓΙΑ ΟΜΟΙΕΣ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ.
Ευελπιστούμε,κατά την ψήφιση του νομου, να υποσχεθείτε λύση και για τις επόμενες τάξεις,στον κατάλληλο 
βέβαια χρόνο.

1829 

1832



 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:53   

 

Ένας άδικος νόμος, συνεχίζει να διαιωνιζει την αδικία…. Πρέπει να δοθεί μια συνολική ΛΎΣΗ για όλους και όλες
τους αποφοίτους ΑΣΣΥ με ενιαία σταδιοδρομία… Απαντες ΑΣΣΥ με 32 χρόνια ΤΧΕΣ και με 34 χρόνια ΑΝΧΕΣ.
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ΣύνδεσμοςΚε Υπουργέ, ευχαριστώ εσάς και το επιτελείο σας(Νομική Υπηρεσία) για την οριστική λύση που 
δίνεται σε μια αδικία πολλών χρόνων,όσο αναφορά στην βαθμολογική εξέλιξη των Αξκων ΑΣΣΥ Τάξεων 91 92 
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Κύριε Υπουργέ Εθνικής Άμυνας το προσχέδιο Νόμου επί της αρχής, είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη και μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών 
σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ 
στελεχών ενώ παράλληλα δημιουργεί ουσιαστικά & δυσεπίλυτα προβλήματα, τα οποία θα μεγενθύνονται με την
πάροδο του χρόνου.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο.
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά και ηθικά αφού πλήττεται παντελώς το περί δικαίου άσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης θα δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 
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1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Υπενθυμίζεται δε ότι η σειρά του 1994 με την τελευταία σειρά του 1993 δεν έχουν ούτε 10 μήνες διαφορά 
(Νοέμβριος 1993 & Σεπτέμβριος 1994). Αλλά και με την προηγούμενη σειρά του 1993 (Μάιος 1993) η διαφορά 
είναι περί τους 15 μήνες. Χρονική απόσταση που δεν είναι δυνατόν να οδηγεί μετά από τόσα χρόνια Υπηρεσίας 
σε τέτοια βαθμολογική, οικονομική, ηθική, άδικη διαφορά.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα, να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς 
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997 
(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή 
και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.
Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, 
μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο 
αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με ειλικρίνεια, αλήθεια, σεβασμό και τιμή σας καλούμε να επαναξετάσετε το προσχέδιο, δίνωντας την δίκαιη, 
ενδεδειγμένη, μοναδική λύση στο ζήτημα.
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Με το Νόμο 4407/2016 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό Ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
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Κύριε Υπουργέ Εθνικής Άμυνας το προσχέδιο Νόμου επί της αρχής, είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας – αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη και μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών 
σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ 
στελεχών ενώ παράλληλα δημιουργεί ουσιαστικά & δυσεπίλυτα προβλήματα, τα οποία θα μεγενθύνονται με την
πάροδο του χρόνου.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο.
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ – ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και 
χαρακτηριστικά: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 
31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με 
καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης 
υπηρεσίας. Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993 (τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά και ηθικά αφού πλήττεται παντελώς το περί δικαίου άσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης θα δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 
1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Υπενθυμίζεται δε ότι η σειρά του 1994 με την τελευταία σειρά του 1993 δεν έχουν ούτε 10 μήνες διαφορά 
(Νοέμβριος 1993 & Σεπτέμβριος 1994). Αλλά και με την προηγούμενη σειρά του 1993 (Μάιος 1993) η διαφορά 
είναι περί τους 15 μήνες. Χρονική απόσταση που δεν είναι δυνατόν να οδηγεί μετά από τόσα χρόνια Υπηρεσίας 
σε τέτοια βαθμολογική, οικονομική, ηθική, άδικη διαφορά.
Προς αποκατάσταση – επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης
νέας ασυνέχειας – αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα, να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς 
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997 
(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις – όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή 
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και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών – παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα.
Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, 
μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο 
αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

Με ειλικρίνεια, αλήθεια, σεβασμό και τιμή σας καλούμε να επαναξετάσετε το προσχέδιο, δίνωντας την δίκαιη, 
ενδεδειγμένη, μοναδική λύση στο ζήτημα.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Το άρθρο συνεχίζει να διαιωνιζει το πρόβλημα σταδιοδρομίας των ΑΣΣΥ. ΤΟ ΠΡΌΒΛΗΜΑ πρέπει να λυθει 
συνολικά και όχι να ευνοεί κάποιος τάξεις μεμονωμένες…. Με βάση το παρών εξυπηρετουνται μόνο 
συγκεκριμένες τάξεις… Αυτό αυξάνει το αίσθημα ανισοτητας και δικαίου και οξύνει τα προβλήματα…. Η λύση 
είναι ΕΝΙΑΊΑ σταδιοδρομικη εξέλιξη σε όλους τους αποφοίτους ΑΣΣΥ όλων των τάξεων…
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό Ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνώ επί της αρχής, μιας και είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
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Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:49   

 

Πότε θα εφαρμοσθούν επιτέλους οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς Υπηρεσίας;

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν, διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητα
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότιόσες εθελόντριες είχαν 25 έτη
στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου.
Επίσης με νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : 
Για τις εθελόντριες του νόμου 705 /1977 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου.
Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 
705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο 
Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
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Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
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Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την λύση που δώσατε για τις σειρές ΑΣΣΥ 1991 – 1992 και 1993.
Με τον σεβασμό που απαιτείται σας καλώ να επανεξετάσετε το θέμα και να συμπεριλάβετε στο παρών σχέδιο 
νόμου τις σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 1995 για να έχουμε πλήρη αποκατάσταση ισορροπιών μέσα στο στράτευμα και 
απονομή δικαιοσύνης.
Δεν έχει να κάνει με ψηφοθηρία, δεν έχει να κάνει με ευχαριστήριες επιστολές, δεν έχει να κάνει με 
οποιαδήποτε δεύτερη ή τρίτη σκέψη.
Έχει να κάνει με το δίκαιο του αιτήματος.
Έχει να κάνει με την ηθική.
Δεν είναι δυνατόν, δεν είναι σωστό, δεν είναι δίκαιο αλλαγές να επηρεάζουν σε τέτοιο βαθμό Αξιωματικούς με 
28 χρόνια Υπηρεσία.
Αλλαγές σε νόμους και εγκυκλίους που υπήρχαν κατά την είσοδο στο στράτευμα το 1994.

Με πάσα ειλικρίνεια, Αξιωματικός ΑΣΣΥ, σειρά 1994.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας 
μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι όσες εθελόντριες είχαν 25 
έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου.
Επίσης με νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : 
Για τις εθελόντριες του νόμου 705 /1977 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου.
Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 
705/1977 και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα, θα πρέπει να εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο 
Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 
(13η ΣΜΥΝ )
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Εξακολουθεί να υφίσταται η ίδια αδικία για τις σειρές που εισήχθηκαν τα έτη 1994 & 1995, οι οποίες είχαν στην
εγκύκλιο εισαγωγή τους τα ίδια κριτήρια εισαγωγής τους και τον ίδιο καταληκτικό βαθμό με αυτούς που με το 
παρόν άρθρο θα ενταχθούν στον παλιό νόμο. Να ενταχθούν στο παρόν άρθρο και οι σειρές με έτος εισαγωγής 
1994 & 1995.
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Δυστυχώς πρέπει να επανέλθω γιατί βλέπω ότι επειδή τους βολεύει δεν βλέπουν τις αδικίες. Δεν είπε κανένας 
ότι επειδή η εισαγωγή μας στην σχολή και στο στράτευμα μέσω των πανελλαδικών εξετάσεων είμαστε κάτι το 
ξεχωριστό και ανώτερο. Αλλά σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να έχουμε χειρότερη εξέλιξη με τους 
προηγούμενους χωρίς κάποιον ιδιαίτερο λόγο. Όσον αφορά τους ΕΜΘ το λογικό είναι να υπάρχει 
διαστρωμάτωση στο στράτευμα ανάλογα με την προέλευση (σχολές Αξιωματικών, σχολές Υπαξιωματικών, 
Αξιωματικοί από διαγωνισμό, ΕΠΥ ,ΕΠΟΠ και οτιδήποτε άλλο μπορεί να υπάρξει). Για τους εισακτέους το 92 και
93, που νιώθουν ότι προσβάλλονται από τις επόμενες σειρές , ας μας εξηγήσουν σε τι διαφέρουν.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Κύριε υπουργέ σν δεν δοθεί λύση οριστική στο θέμα των σειρών ΑΣΣΥ ΠΟΥ ΕΠΗΡΕΑΖΟΝΤΑΙ ΜΕ ΤΟΝ 3883/2010 
συνέχεια θα υπάρχει γκρίνια.Ειναι δυνατόν ένας νόμος που βγήκε το 2010 να επηρεάζει, απο το πουθενά τις 
σειρές ΑΣΣΥ που μπήκανε στις τάξεις των Ενόπλων δυνάμεων 15+ χρόνια πριν???Αν δεν δοθεί λύση αυτός ο 
φαύλος κύκλος θα συνεχίστει.Με σεβασμό!!
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Υποχρέωση του νομοθέτη είναι να ψηφίζει δίκαιους νόμους ώστε να ρυθμίζονται θέματα και διαδικασίες στην 
αρχή της ίσης μεταχείρισης.
Παράδειγμα:
Έτος 2027.
Αξκος ΑΣΣΥ τάξεως 1995[Εισαγωγή 1993(έτη Υπηρεσίας:34)].Κατεχόμενος βαθμός: Άντισυνταγματάρχης-
Αντιπλοίαρχος-Αντισμήναρχος
Αξκος ΑΣΣΥ τάξεως 1996[Εισαγωγή 1994(έτη Υπηρεσίας:33)].Κατεχόμενος βαθμός: Λοχαγός-Υποπλοίαρχος-
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Σμηναγός
Για διαφορά 1 έτους (εισαγωγής στο στρατό) ανάμεσα στους παραπάνω Αξκούς ο νόμος που θα ψηφιστεί θα 
δημιουργήσει* διαφορά 2 βαθμών και ότι άλλα προβλήματα συνεπάγεται αυτό [Ηθικό πρόβλημα, οικονομικό, 
συνταξιοδοτικό, σύγχυση στην αφοσίωση και προσήλωση των καθηκόντων, επαγγελματική δυσαρμονία, 
αναταραχή μεταξύ των στελεχών (Αυτό ήδη αρχίζει να φαίνεται από την ανάγνωση των σχολίων)]. Οι τάξεις 
ΑΣΣΥ μετά την τάξη 1995 αυτομάτως θεωρούνται «κατώτερες».
Και ερωτώ: Είναι δίκαιος ο νόμος εάν ψηφιστεί; Εγώ νομίζω πως όχι. Δημιουργεί μεγαλύτερα προβλήματα από 
αυτά που προσπαθεί να λύσει.

*Για να είμαι δίκαιος μεταθέτει το πρόβλημα που υφίσταται τώρα, από την τάξη 1993 και μετά, στη τάξη 1996 
και μετά.
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Επί της αρχής είναι προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας- αδικίας που είχε 
δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του 
ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά. Ταυτόχρονα σε 
περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 
1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με 
πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση 
αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, 
χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
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υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή 
και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει
στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων 
Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από 
το ΥΕΘΑ.
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Ένα μεγάλο, από καρδιάς «ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ», στον κύριο Υπουργό, στους κυρίους Αρχηγούς των Γενικών 
Επιτελείων, στις επιτελικές τους ομάδες, καθώς και στους εξαιρετικής στοχοπροσήλωσης συναδέλφους-
συμμαθητές, που κατανόησαν βαθιά ένα χρονίζον πρόβλημα και από κοινού εργάστηκαν με ζέση, ώστε να το 
επιλύσουν με τον πιο εύστοχο τρόπο.
Επιδαψιλεύοντας πάσαν τιμήν, διατελούμε ευγνώμονες!
Υποπλοίαρχος ΠΝ Τάξης 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:36   

 

Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου των ανωτέρω, με γνώμονα την αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για 
Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ, καθότι με την προτεινόμενη τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα 
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τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που 
αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων 
Πολιτών, προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω 
τροποποίηση του άρθρου 37
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,

Με ιδιαίτερη χαρά,καλοσώρισα το υπόψη νομοσχέδιο. Αίσθημα ηθικής αλλά και πρακτικής δικαίωσης 
κατέκλυσε κάθε σκέψη μου.Αναλύσεις και κάθε είδους ενδελεχής προσεγγίσεις επί της σωστής κατευθύνσεως 
του υπόψη άρθρου,δεν χρίζουν απαραιτητες πλέον κατά την παρούσα φάση.Άλλωστε κατατέθηκαν από 
συναδέλφους πιο εξεικοιωμένους σε αυτά τα θέματα, πριν.Η αποκατάσταση της ορθότητας, προάγει το περί 
κοινου δικαίου αίσθημα, το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεωνκαι και δίνει εκείνη την απαραίτητη ώθηση 
προκειμένου το καλό να γίνει καλύτερο.Σας ευχαριστούμε.
Αξκός ΣΞ,ΣΜΥ 95.
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Εξακολουθεί να υφίσταται η ίδια αδικία για τις σειρές που εισήχθηκαν τα έτη 1994 & 1995, οι οποίες είχαν στην
εγκύκλιο εισαγωγή τους τα ίδια κριτήρια εισαγωγής τους και τον ίδιο καταληκτικό βαθμό με αυτούς που με το 
παρόν άρθρο θα ενταχθούν στον παλιό νόμο. Μήν αναγκάζεται τόσους συναδέλφους να τρέχουν να βρουν λύση
και να παρακαλούν για τα αυτονόητα. Δώστε τη λύση τώρα για όλες τις σειρές μέχρι το έτος εισαγωγής 1995 
για να αποκατασταθεί το αίσθημα δικαίου στις Ε.Δ
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Εξακολουθεί να υφίσταται η ίδια αδικία για τις σειρές που εισήχθηκαν τα έτη 1994 & 1995, οι οποίες είχαν στην
εγκύκλιο εισαγωγή τους τα ίδια κριτήρια εισαγωγής τους και τον ίδιο καταληκτικό βαθμό με αυτούς που με το 
παρόν άρθρο θα ενταχθούν στον παλιό νόμο. Μήν αναγκάζεται τόσους συναδέλφους να τρέχουν να βρουν λύση
και να παρακαλούν για τα αυτονόητα. Δώστε τη λύση τώρα για όλες τις σειρές μέχρι το έτος εισαγωγής 1995 
για να αποκατασταθεί το αίσθημα δικαίου στις Ε.Δ
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι
καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε
Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993
(τάξεων 1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010
ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο επόμενες
σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007
(Α ́210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την
31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει
3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των
απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα
ήταν ότι τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη
ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος
Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 1991-1995,
προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με
γνώμονα την αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας
για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα
τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων
ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής
Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των
Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου
σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων
Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο επόμενων
τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37
και στη συνέχεια επαναξιολόγηση του για τους νεότερους αποφοίτους
ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
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εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα έτσι ενισχύεται 
το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Επίσης προς διόρθωση ανωτέρων σχολίων η πρώτη σειρά 
ΣΤΥΑ που εισήχθη μέσω Πανελλαδικών Εξετάσεων ήταν η 44η (1992)

Αξκος ΑΣΣΥ 1992 (44η ΣΤΥΑ)
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνώ επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
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ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.»Η εξάλειψη της αδικίας την οποία υφίσταντο οι 
καταταγέντες από ’91 έως ’93 ορθώς επέρχεται δια του συγκεκριμένου άρθρου όμως εξακολουθεί να υφίσταται
για τους καταταγέντες το ’94 και ’95. Αν θέλουμε να λέμε ότι ζούμε σε μία χώρα ισονομίας, ισοπολιτείας και 
ίσης μεταχείρισης, η αδικία του 3883 πρέπει να εξαλειφθεί οριστικά. 1200 οικογένειες και των 3 κλάδων 
παρακολουθούν προσεκτικά. 1200 οικογένειες ρίχνουν κι ανεβάζουν κυβερνήσεις, ακόμα και στις ΗΠΑ
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ως καταγέντας του 1998 στη ΣΜΥ θεωρώ το ν.3883/10 ένα άδικο νόμο για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ. Με έκπληξη 
μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου έχει ακριβώς το ίδιο νομικό 
πλαίσιο αλλά εμάς μας αφήνεται εκτός. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση;
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Επίτηδες άφησα να φύγει η πρώτη ´´φουρνιά´´ απόψεων και ήρεμα και νηφάλια να γράψω την ταπεινή μου 
γνώμη.
Την χρονική περίοδο (1993) που εισήλθα με πανελλήνιες στη Σχολή ίσχυαν κάποιοι νόμοι που καλώς ή κακώς 
άλλαξαν στην πάροδο του χρόνου και επηρέασαν την σταδιοδρομία και τη ζωή μου.
Κατά την διάρκεια της σταδιοδρομίας μου είδα:
-Αξκους προέλευσης Ικαρων να αλλάζουν την γνώμη τους για το ´´συνάφι ´´ μας λόγω του επιπέδου μας 
καθότι πάντα η πρώτη ερώτηση τους ήταν αν έχω μπει με πανελλήνιες
-Ευμενή σχόλια σε συναδέλφους από καθηγητές στα Σχολεία της Π.Α αλλά και από εκπαιδεύσεις στο εξωτερικό
.
-Ωστόσο, είδα να χάνω βαθμό -ους γιατί άλλαξαν οι νόμοι
-Είδα συναδέλφους άλλων προελεύσεων να κερδίζουν όχι ένα αλλά μέχρι και 3 βαθμούς
-Είδα σμηνίτη που έμεινε στην αεροπορία να έχει εξέλιξη καλύτερη από συναδέλφους ΑΣΣΥ της εποχής του

Μετά από χρόνιους αγώνες παλιότερων συναδέλφων αρχίζει και πραγματοποιείται πριν μερικά χρόνια κάποια 
άρση της αδικίας, την οποία προσπαθήσαμε και εμείς με την σειρά μας να συνεχίσουμε με προσπάθεια ετών και
όχι μηνών, να πείσουμε το υπουργείο για την ορθότητα και νομιμότητα των αξιώσεων μας .
Για το πόσο σημαντικό ήταν αυτό, θα ήθελα να υπενθυμίσω σε όλους να ανατρέξετε στις απαντήσεις των 
Επιτελείων που έφταναν στα δικαστήρια κατά την εξέταση των προσφυγών(όσοι βέβαια προσπάθησαν).
Έρχεται επιτέλους αυτό το ν/σ και αντί ΟΛΟΙ να το υποστηρίξουν γιατί όντως είναι προς στη σωστή 
κατεύθυνση και πάνω σε αυτό να στηριχτούν οι μετέπειτα σύνομες αξιώσεις , γίνεται βομβαρδισμός 
ανακριβών, κακεντρεχών, ψηφοθηρικών σχολίων που μόνο κακό μπορούν να προκαλέσουν αλλά και προς την 
ευχαρίστηση τρίτων.
Όσο περί αισθήματος Δικαίου, ναι μεν δεν διορθώνεται ολοκληρωτικά αλλά είναι σίγουρο είναι οτι ενισχύεται.
Για όλα τα παραπάνω θα ήθελα να ευχαριστήσω τον Κο υπουργό για την λύση που έδωσε και τήρησε τις 
δεσμεύσεις του στο ακέραιο αλλά και το επιτελείο του.

Αξκος ΑΣΣΥ 93 ΣΤΥΑ
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Δίνεται οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικης εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά. Με το
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
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υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να 
θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά 
εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για
να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα 
προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων 
εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα. Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο,θα πρέπει στο πλαίσιο της αρχής της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα να γίνουν τα εξής:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και 
των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι 
πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να 
συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995). 2. Κατάργηση της απαίτησης κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και 1995, 
έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες 
εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στη σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
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Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Κ, Υπουργέ
Ως καταγέντας του 1998 στη ΣΤΥΑ θεωρώ το ν.3883/10 ένα άδικο νόμο για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ. Με έκπληξη 
μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου έχει ακριβώς το ίδιο νομικό 
πλαίσιο αλλά εμάς μας αφήνεται εκτός. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση;
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Το παρόν σχέδιο νόμου επιλύει το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ 1991-92-93. 
Αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί 
λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος και ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνώ επί της αρχής, μιας και είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
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ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Σο παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν και παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις 
Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   Α. Γ

 

Κε Υπουργέ, ευχαριστώ εσάς και το επιτελείο σας(Νομική Υπηρεσία) για την οριστική λύση που δίνεται σε μια 
αδικία πολλών χρόνων,όσο αναφορά στην βαθμολογική εξέλιξη των Αξκων ΑΣΣΥ Τάξεων 91 92 93
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Αξιότιμε κε Υπουργέ
Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων. Πρέπει να εστιάσετε όμως στην καθολική τροποποίηση ή και κατάργηση του απαράδεκτου 
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Ν.3883/10. Εμείς, με το ψήφισμα του νομοσχεδίου δικαιωνόμαστε – εν μέρει. Και λέω «εν μέρει» διότι σαν 
καταταγέντας το 1991 στη ΣΥΔ, έχω χάσει 2 κλιμάκια εδώ και ένα χρόνο!!! Είναι σεβαστό ποσό για μια 4μελή 
οικογένεια με 2 παιδιά φοιτητές στην επαρχία!!!
Σας ευχαριστώ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93).
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Το άρθρο αυτό αφήνει εκτός ρύθμισης σειρές που θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο με αυτές που οδεύουν 
προς αποκατάσταση. Δημιουργεί μια ανισορροπία-αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκών ΑΣΣΥ η οποία 
δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) εισήχθησαν στο 
Σώμα των Αξκών με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993. Εισήλθαν με την ιδια εγκύκλιο εισαγωγής 
με τους εκ ΑΣΣΥ που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Το εξελικτικό των αποφοίτων 
ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονται στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής στα ετη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ ως 
εξής :Μετά την προαγωγή τους στο βαθμό του Ανθυποσμηναγού ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και 
φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά 35 χρόνια υπηρεσίας. Η σειρά τάξη κατάταξης 1994 (τάξη 1996) 
θίγεται πρώτη με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις Σχολές ΑΣΣΥ από τη σειρά 1993 (τάξη 1995) να 
χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την 
προαναφερόμενη σειρά του 1993.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:15   

 

Δειτα 9Ε
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
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Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν ότι η σκοπός του νόμου είναι η “Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων” 
βάση δε των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της ιεραρχικής και 
εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη τροποποίηση του 
άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων 
ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του 
αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο επόμενων 
τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση του για 
τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
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Αποκατάσταση της αξίας των στελεχών 91,92,93 καταταγέντων . σωστή απόφαση της πολιτικής ηγεσίας του 
ΥΠΕΘΑ. Οσο για τους συναδέλφους των σειρών κατάταξης 1994 και μετά , το πλαίσιο πλέον αυτό δημιουργεί 
μεταβατικό στάδιο βαθμολογικό για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ μιας και αναφέρουν διαρκώς ότι δεν υπάρχει αυτό 
το στάδιο ομαλής μετάβασης και κανουν λάθος στους υπολογισμούς τους. Τα ψεύδη αυτα μπαίνουν στον 
καλάθι των αχρήστων με τον νόμο αυτόν. Η πρώτη σειρά πανελληνίων των σχολών ΑΣΣΥ είναι το έτος 1992 για
όσους δεν γνωρίζουν ιστορία καλή και είναι σειρές που κοντεύουν σε συνταξιοδοτησεις χωρίς ιδιαιτερο μελλον 
στην σταδιοδρομια τους και χωρις την χρηση οικονομικων μέτρων που έρχονται στις νεότερες σειρές όπως οι 
αποζημιώσεις νυχτερινών (βάρδιες) και πολλα αλλά ακόμα.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Προς όφελος όλων των προελεύσεων στις ΕΔ, καλό θα ήταν να δημιουργηθεί το Σώμα Υπαξιωματικών σε 
ξεχωριστό νομοσχέδιο. Αυτό θα άμβλυνε όλες τις διαφορές μεταξύ των Αξκών και των Υπξκών. Παράλληλα, θα
έδινε μεγαλύτερη αξία στις προσπάθειες όλων των εισακτέων στις παραγωγικές σχολές, καθώς ο ρόλος τους 
θα γίνονταν περισσότερο διακριτός και διαφορετικός. Τι νόημα έχει κάποιος Υπξκός να γίνεται Αξκός, όταν οι 
ρόλοι τους ούτως ή άλλως είναι ξένοι μεταξύ τους; Ως λαός οφείλουμε να διορθώσουμε ζητήματα αυτού του 
είδους, διαφορετικά δεν θα μπορέσουμε ποτέ να εξελιχθούμε και να γίνουμε ισάξιοι με τους λαούς της 
κεντρικής και βόρειας Ευρώπης, σύμφωνα με τις επιταγές των επιρροών και των κατευθύνσεων της Αμερικής 
(Δυτικός κόσμος), αλλά θα παραμείνουμε για πάντα ένα οθωμανικό κακέκτυπο μιας άλλης εποχής. Ο ανώτερος
βαθμός του Υπξκού πρέπει να είναι αυτός του Ανθστή, ο οποίος θα αποτελεί και την Ηγεσία αυτών. Εάν 
κάποιος γνωρίζει ότι κάποτε θα γίνει ο Αρχηγός των Υπξκών, αν μη τι άλλο αυτό θα αποτελεί μεγάλο κίνητρο 
για όλους. Μόνον έτσι θα ξεκαθαρίσει η υφιστάμενη συγκεχυμένη κατάσταση. Κάντε ρηξικέλευθες προτάσεις 
και δεν θα βγείτε χαμένοι. Η χώρα χρειάζεται μπροστάρηδες κι ανθρώπους με όραμα για τις ΕΔ. Μπορείτε να 
τα καταφέρετε καλύτερα.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 08:39   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 08:28   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία  μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των  του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν  μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 08:37   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 17 Δεκεμβρίου 2022, 08:47   

 

Καλημέρα σε όλες/όλους.
1. Συγχαρητήρια σε όλες και όλους που θα ωφεληθούν από τις συγκεκριμένες διατάξεις και καλό αγώνα σε 
όσους θεωρούν ότι αδικούνται.
2. Να θυμίσω ότι διαβούλευση σημαίνει διαπραγμάτευση (Διαβούλευση είναι η διαδικασία κατά την οποία 
ζητείται η συμβολή των πολιτών σε θέματα που τους αφορούν) δεν είναι τόπος έκφρασης συγχαρητηρίων αλλά

1853 

1856



υποβολής εποικοδομητικών προτάσεων για τη βελτίωση του συγκεκριμένου Νομοσχεδίου και μόνο.
3. θα πρότεινα οποιοσδήποτε θέλει να κάνει προτάσεις να είναι ουσιαστικές και τυποποιημένες και όχι 
γενικόλογα κείμενα ή αντιγραφές άλλων κειμενογράφων. Το copy paste κειμένων δεν προσφέρει τίποτα.
4. Επίσης καλό θα είναι οι προτάσεις να είναι επιστημονικά και νομικά τεκμηριωμένες, για να μπορέσουν να 
ληφθούν σοβαρά, ίσως, υπόψη και όχι γενικόλογα ευχολόγια όπως π.χ. το αστείο επιχείρημα κάποιων ότι η 
εισαγωγή σε κάποιο ΑΕΙ ή ΑΣΣΥ απαιτούσε τη διαγραφή τους από το ΑΕΙ που φοιτούσαν προηγουμένως. Ο 
νόμος ακόμα και σήμερα απαγορεύει τη διπλοεγγραφή σε δύο Εκπαιδευτικά Ιδρύματα.

Καλό Σαββατοκύριακο σε όλες/όλους.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 07:04   

 

Επί της αρχής είναι προς την σωστή που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια 
όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.
Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην 
εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής 
του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον 
ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές 
ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη 
γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και 
υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα, να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς 
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
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και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).

Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή 
και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε
σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν 
αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και 
προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει
στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων 
Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από 
το ΥΕΘΑ.

Με σεβασμό και τιμή

 17 Δεκεμβρίου 2022, 07:34   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 04:29   

 

Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δωσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικης εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο
Καλή δύναμη στο δύσκολο έργο σας…

 17 Δεκεμβρίου 2022, 04:31   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 02:25   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ Τάξεως 93-94-95 Η διόρθωση των στρεβλώσεων 
και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου και ηθικού, και βέβαια ισχύς εν τι ενώσει «

 17 Δεκεμβρίου 2022, 01:03   

 

Το νομοσχέδιο κινείται στην σωστή κατεύθυνση αλλά αντί να λύσει προβλήματα τα επιδεινωνει….δημιουργεί 2 
κατηγορίες αξιωματικών…. Είναι άδικο αξιωματικοι του 13 με 31 χρόνια υπηρεσίας να γίνονται Τχες και 
αξιωματικοί του 16 και 17 με 34 χρόνια υπηρεσίας να γίνονται Τχες και να αποστρατευονται…. Η λύση λοιπόν 
είναι άπαντες οι ΑΣΣΥ στα 31 χρόνια Τχες και αντίστοιχοι και στα 34 ΑΝΧΕΣ και αντίστοιχοι…. Αλλιώς χάνεται 
κάθε αρχή ισότητας, δικαιοσύνης αλλά και αριστείας….

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:08   

 

Η βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93 με διόρθωση των στρεβλώσεων και την 
αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων. Ηταν σειρές 
που μπήκαν στις ΕΔ με εγκυκλίους οι οποίες περιέγραφαν την βαθμολογική εξέλιξη τους όπως των σειρών 
κατάταξης του 1990 και πριν και είναι αυτό που διορθώνει το παρόν νομοσχέδιο.
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το θέμα της σταδιοδρομικής βαθμολογικής εξέλιξης Αξιωματικών Αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών 
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) καταταγέντων από το έτος 1993 (Τάξεως 1995) και εντεύθεν που κρίνονται με το 
Ν.3883/2010, οι οποίοι εάν αποστρατευτούν με την συμπλήρωση 35 ετών πραγματικής υπηρεσίας 
διαπιστώνεται ότι δεν θα λάβουν τον αποστρατευτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη, με αποτέλεσμα να μην 
έχουν πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

2. Ο καταληκτικός βαθμός των αποφοίτων ΑΣΣΥ σύμφωνα την υποπαράγραφο β του άρθρου 23 του 
Ν.3883/2010 είναι:

α. Συνταγματάρχης για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ 
πτυχιούχους ΑΕΙ.

β. Αντισυνταγματάρχης για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ και δεν
είναι πτυχιούχοι ΑΕΙ.

3. Ο χρόνος παραμονής ανά βαθμό των αποφοίτων ΑΣΣΥ σύμφωνα την παράγραφο 4 του άρθρου 27 του 
Ν.3883/2010 είναι:

α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.

β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση πέντε (5) ετών στο βαθμό.

γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση έξι (6) ετών στο βαθμό.

δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση δύο (2) ετών στο βαθμό.

ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό.
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4. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ που κρίνονται με το Ν.3883/2010 και έχουν ως καταληκτικό βαθμό αυτό το 
Αντισυνταγματάρχη, υπολείπονται κατά ένα βαθμό έναντι των αντιστοίχων αποφοίτων ΑΣΣΥ που κρίνονται με 
το Ν. 2439/1996 που έχουν ως καταληκτικό βαθμό αυτόν του Συνταγματάρχη.

5. Επίσης από την εφαρμογή των ως άνω διατάξεων λαμβάνοντας σοβαρά υπόψη ότι σύμφωνα με τα (γ) και (δ)
σχετικά πλήθος στρατιωτικού προσωπικού έχει αναγνωρίσει στο διπλάσιο υπηρεσία που έχει διανυθεί σε 
Μονάδες Εκστρατείας διάρκειας 5 ετών, διαπιστώνεται ότι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ που επιθυμούν να 
αποστρατευτούν με την συμπλήρωση 35 ετών πραγματικής υπηρεσίας δεν έχουν την δυνατότητα να λάβουν τον
αποστρατευτικό βαθμό του Αντισυνταγματάρχη, με αποτέλεσμα να μην έχουν πλήρη συνταξιοδοτικά 
δικαιώματα.

6. Συναφώς κατόπιν όλων των παραπάνω η Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ κατόπιν εκτενούς μελέτης, αξιολόγησης και συζήτησης 
του θέματος, εισηγείται οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ να έχουν συντομότερη χρονολογική παραμονή στους βαθμούς, η 
οποία δεν επηρεάζει την εξέλιξή τους ούτε το συνολικό αριθμό ετών πραγματικής υπηρεσίας.

Αξιότιμοι κ.κ. Υπουργοί, Αξιότιμοι κ.κ. Βουλευτές της Διαρκούς Επιτροπής Εθνικής Άμυνας και Εξωτερικών 
Υποθέσεων, Αξιότιμε κ. Γενικέ Γραμματέα, Αξιότιμοι κ.κ. Αρχηγοί,

7. Για να επιλυθεί οριστικά το υπόψη πρόβλημα που έχει προκύψει εισηγούμαστε να εξαλείψετε αυτή την 
αδικία η οποία αφορά τους αποφοίτους ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν από το έτος 1993 (Τάξεως 1995) και εντεύθεν,
για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων και προτείνουμε την τροποποίηση της παραγράφου 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 όπως 
παρακάτω:

«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:

α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.

β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.

γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.

δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.

ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

8. Επίσης σας υπενθυμίζουμε ότι με τα (ε) και (στ) σχετικά έγγραφά 
μας https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1085-pomens-vathmologiki-ekseliksi-aksiomatikon-assy-
katatagenton-1991 https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1145-pomens-lysi-stin-adikia-tis-
vathmologikis-ekseliksis-ton-apofoiton-assy-katatagenton-ta-eti-1991-1992,

έχουμε υποβάλλει τεκμηριωμένες προτάσεις για την αποκατάσταση της άδικης σταδιοδρομικής βαθμολογικής 
εξέλιξης των αποφοίτων ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1991 (Τάξεως 1993) και καταταγέντων το έτος 1992 και 
ορισμένων το έτος 1993 (Τάξεως 1994) που κρίνονται με το Ν.3883/2010, οι οποίοι αναμένουν τις θετικές 
αποφάσεις της πολιτείας για την δικαίωσή τους. Ο κ. ΥΕΘΑ σε κοινοβουλευτικό έλεγχο την 02 Νοε 20 έχει 
υπογραμμίσει ότι:

«Σήμερα μπορώ να σας ανακοινώσω την οριστική επίλυση του προβλήματος όσον αφορά την τάξη του 1990. 
Ομοίως γίνονται υπολογισμοί στα Επιτελεία και στο Υπουργείο για να λυθεί και το παρεμφερές, όμοιο θα έλεγα
πρόβλημα και της τάξης του 1991. Όπως ξέρετε, το 1992 είναι το έτος – διαχωριστική γραμμή ανάμεσα στους 
παλιούς και στους νέους ασφαλισμένους. Επομένως μπορεί να προκύψουν και στελέχη της τάξης του 1992 που 
καταλαμβάνονται ακριβώς πάνω στο όριο από την αρνητική πλευρά αυτών των ρυθμίσεων που έχουν να 
κάνουν όμως περισσότερο με την σταδιοδρομική εξέλιξή τους και όχι με τα κοινωνικό ασφαλιστικά τους 
δικαιώματα. Σήμερα λοιπόν επιλύεται οριστικά αυτό το πρόβλημα για την τάξη ΑΣΣΥ 1990. Δεν ξέρω αν το 
προλάβουμε, μπορεί να το προλάβουμε μέχρι την εισαγωγή του νομοσχεδίου προς Ψήφιση».
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Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
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του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
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νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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πολύ δίκαιο όλο αυτό αλλά εκτιμώ μια μονομερή δικαίωση των ΑΣΣΥ που αναδύεται καθότι οι επόμενες γενεές 
δεν έχουν δικαιώματα…΄επιπλέον μπράβο σας που δικαιώσατε και τους εποπ, εμθ, επυ αλλά πάλι οι επόμενες 
σειρές ΑΣΣΥ δεν έχουν δικαιωθεί πρόκειται για μονομερή δικαίωση ίδιας ομάδας συμφερόντων…;
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του νόμου 705/1977 που υπηρετούν 
στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι σες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν 
καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο 
παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια 
υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους 
τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει 
ισονομία και ισότητα θα πρέπει να εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για 
την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων τα έτη 1991-92-93, 
τηρώντας τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο.Η πράξη αυτή συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις ένοπλες 
δυνάμεις , αλλά για να είναι ολοκληρωμένη θα πρέπει να υπάρχει βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών 
ΑΣΣΥ Ειδικών Καταστάσεων, διότι δεν είναι δυνατόν να έχουν διαφορετική εξέλιξη δυο συμμαθητές Ε.Υ. γιατί ο 
ένας από τους δυο είχε κριθεί Ε.Υ. πριν την ψήφιση του ν. 3883/10 και θα έχει κανονική εξέλιξη και ο άλλος 
είχε κριθεί Ε.Υ. μετά την ψήφιση ν. 3883/10 να έχει εξέλιξη μέχρι τον βαθμό του Λοχαγού στην καλύτερη 
περίπτωση. ( όποιος είναι 3 ή 4 χρόνια Ε.Υ. αδικείται κατάφωρα σε σχέση με αυτόν που έχει 15 ή 20 χρόνια 
στην Ειδική Κατάσταση του Ε.Υ.)
Ο γράφων το σχόλιο δεν είμαι Αξκός Ειδικών Καταστάσεων (Ε.Υ,Υ.Γ.)

Αξκός καταταγείς 1991.
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Άμεση κατάργηση του άρθρου 53. Κατάφορα άδικη μεταχείρηση έναντι των αποφοίτων ΣΣΕ και των 
πτυχιούχων ΕΜΘ. Η προαγωγή των αποφοίτων της σχολής Οπλιτών στο βαθμό του ανώτερου αξκού και 
ομοιοβαθμων για ΠΑ και ΠΝ τους εξομοιώνει με τους ΣΣΕ και τους ανεβάζει παραπάνω από τους πτυχιούχους 
ΕΜΘ. Δηλαδή ένας Δευτεροβαθμιας εκπαίδευσης στρατιωτικός θα βρίσκεται πάνω από αξκούς στρατιωτικούς 
πανεπιστημιακής εκπαιδευσης.
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
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6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:26   

 

Επιτέλους πότε θα δικαιωθούν οι ΑξιωματικοιΕιδικωνΚαταστάσεων; Για άλλη μια φορά έχουν ξεχαστεί από την 
ελληνική κυβέρνηση παρά τις όποιες δικαστικές αποφάσεις οι οποίες τους έχουν δικαίωσει εδώ και χρόνια!! 
Όλα φυσικά γίνονται για ψηφοθηρικούς λόγους αυτό φαίνεται Από την βαθμολογική προαγωγή των 
συναδέλφων ΕΜΘ!
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Συνταγματάρχης και αντίστοιχοι για τους Ελαφράς 
Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς.
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ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Αξκών Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν 
υπαιτιότητα παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους 
ικανότητα κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και 
εκτελούν κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.
Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 
οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, 
Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι 
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ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.
Κατώτεροι Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και 
τελούντες στην κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της 
άρνησης της Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.
Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική 
Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και 
συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της αδικίας που υφίστανται στο προς 
διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν την σχετική απάντηση του Κου 
ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:
— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ 
να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη
παρακαλούμε οπως προβείτε:
— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων
— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ πρέπει να σταματήσει οι αδικία που υφίστανται οι Αξιωματικοι Ειδικων Καταστάσεων. Στο άρθρο 53
προτείνεται οι αξιωματικοί Ειδικων Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη απόφασητου Διοικητικού Εφετείου 
Αθηνών κατά την οποία η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι: «Τελούν 
υπόόμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά 
παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας».
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
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και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   

 

Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο η επίλυση του θέματος της Βαθμολογικής και μισθολογικής 
αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ
να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη, διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, 
ως οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων 
κατηγοριών.
Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
Συναφώς προτείνω τα παρακάτω:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Στο άρθρο 53 προτείνεται οι αξιωματικοί Ειδικων Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη απόφασητου Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών κατά την οποία η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι: 
«Τελούν υπόόμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση 
μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας».
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Επιτέλους πότε θα δικαιωθούν οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων (Ελαφράς Υπηρεσίας – 
Υπηρεσίας Γραφείου) που έχουν προβλήματα υγείας. Για άλλη μια φορά έχουν ξεχαστεί από την ελληνική 
κυβέρνηση παρά τις όποιες δικαστικές αποφάσεις οι οποίες τους έχουν δικαιώσει εδώ και χρόνια!! Είναι 
αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Εξακολουθεί να υφίσταται η ίδια αδικία για τις σειρές που εισήχθηκαν τα έτη 1994 & 1995, οι οποίες είχαν στην
εγκύκλιο εισαγωγή τους τα ίδια κριτήρια εισαγωγής τους και τον ίδιο καταληκτικό βαθμό με αυτούς που με το 
παρόν άρθρο θα ενταχθούν στον παλιό νόμο. Μήν αναγκάζεται τόσους συναδέλφους να τρέχουν να βρουν λύση
και να παρακαλούν για τα αυτονόητα. Δώστε τη λύση τώρα για όλες τις σειρές μέχρι το έτος εισαγωγής 1995 
για να αποκατασταθεί το αίσθημα δικαίου στις Ε.Δ
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), η οποία δεν 
επιφέρει πρόσθετο οικονομικό κόστος».
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Νομοσχέδιο προς τη σωστή κατέυθυνση. Με το παρόν νπμοσχέδιο επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα, των 
Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Αποκαθίσταται μια 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Συγχαρητήρια για τη βαθμολογική αποκατάσταση των Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η 
διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
Ενόπλων Δυνάμεων. Αξκος ΑΣΣΥ 93 (31η ΣΥΔ)
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
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υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
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κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.»Η εξάλειψη της αδικίας την οποία υφίσταντο οι 
καταταγέντες από ’91 έως ’93 ορθώς επέρχεται δια του συγκεκριμένου άρθρου όμως εξακολουθεί να υφίσταται
για τους καταταγέντες το ’94 και ’95.
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Επί της αρχής είναι προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε 
δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του 
ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως 
περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές 
θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε 
δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή 
τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα 
οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά 
της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος 
δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με 
αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) 
ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία 
και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου 
με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι 
οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 
1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το 
συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν 
στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους 
στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του 
Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 
έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε 
όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να 
μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων 
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η
σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα 
χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά. Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα 
παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να 
αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και 
εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του 
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον 
Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
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εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού
προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους 
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 
1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο 
(Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής). Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να 
αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη 
διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των 
Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων
ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΠΕΘΑ.

Ευχαριστώ πολύ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 
(13η ΣΜΥΝ)
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Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δώσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (14η ΣΜΥΝ)
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρώ ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της αδικίας 
που είχε δημιουργηθεί στους απόφοιτους ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 
1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί, τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη 
καθώς και τον Ν.3865/2010αλλά και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που παρέχει το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι και για τις τάξεις ΑΣΣΥ1996,1997)να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 01/01/2015 και έπειτα, με δυνατότητα εξαγοράς τριών (3) ετών καταβάλλοντας αντίστοιχη 
εισφορά για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των ΕΔ) και δη της ΠΑ των
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ετών 1991 έως και 1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής, 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Με εφαλτήριο τα ανωτέρω και προκειμένου να επέλθει αποκατάσταση της Ιεραρχικής και Εξελικτικής 
ομαλότητας των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥτάξεων1995 & 1996, καθότι η προτεινόμενη τροποποίηση του 
άρθρου 37 θα επιφέρει χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξή, γεγονός που αντίκειται 
στην βάση της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, 
προτείνω όπως εξεταστεί η ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω 
τροποποίηση του άρθρου 37.
Πιστεύω δε ακράδαντα, όπως και όλοι οι απόφοιτοι των ανωτέρω ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ), πως πρώτιστο μέλημα 
του κ. ΥΕΘΑ στο εν λόγω νομοσχέδιο είναι η επίλυση, μια και καλή, των προβλημάτων που επέφερε στις ΕΔ ο 
Ν.3883/2010 και όχι η διαιώνισή τους, με την δημιουργία Αξιωματικών ΑΣΣΥ δύο ταχυτήτων και της πρόκλησης
σύγχυσης για το περί Δικαίου Αίσθημα στις τάξεις του Στρατεύματος.
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Πολύ καλώς ρυθμίστηκε το θέμα με τις σειρές ΑΣΣΥ 91-93 αλλά θα έπρεπε να υπάρχει πρόνοια και για τις 
επόμενες.
Μετά λύπης, διαπιστώνουμε ότι η διαχρονική άνοδος των βάσεων των πανελληνίων εισαγωγικών εξετάσεων 
στις ΑΣΣΥ, βρίσκεται αντιστρόφως ανάλογη με την βαθμολογική εξέλιξη των αποφοίτων.
51η Σειρά ΣΤΥΑ με εισαγωγικό βαθμό ανώτερω από την Σχολή Ικάρων (Ιπταμένων) το ίδιο έτος, επιπλέον 
απόφοιτος ΑΕΙ, δεν θα έχει την δυνατότητα να εκμεταλλευτεί το δικαίωμα εξαγοράς της πενταετίας για πλήρη 
σύνταξη στα 35 έτη, Να μην αναφέρουμε καλύτερα τι αναφερόταν στην προκήρυξη κατάταξης.
Η παραπάνω αδικία δύναται να επιλυθεί με την πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ :
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».
Με αυτό τον τρόπο λύνονται όλες οι δυσχέρειες που προκάλεσε ο 3883/10 και δεν απαιτείται κάθε 4 χρόνια ένα
νομοσχέδιο για να ικανοποιεί τα αιτήματα των επόμενων 3 σειρών και ούτω καθεξής.
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Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δώσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
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στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:29   

1874 

1877



 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
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και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
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Πρέπει να συμπεριληφθούν στο Ν/Σ όλες οι προτάσεις που έχει καταθέσει η Γραμματεία ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
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Ακούγεται πολύ οξύμωρο και κυρίως άδικο να έχεις διαφορά με τους δευτεροετείς σου ένα χρόνο και ξαφνικά 
η διαφορά αυτή να γίνεται 4 χρόνια.
Καταλαβαίνω από τη μια τις ευχαριστίες που αναρτούν οι τάξεις των 92,93 καταταγέντων αλλά θα μπορούσαν 
να εύχονται και στις επόμενες δυο σειρές..
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την αποκατάσταση της 
ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την προτεινόμενη 
τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική 
εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ
ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και
του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την ενσωμάτωση και των δύο 
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επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37 και στη συνέχεια επαναξιολόγηση
του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και δεδομένα.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, τάξεις οι οποίες 
θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως συνεχίζει να 
δημιουργεί ανισορροπία μεταξύ διαδοχικών τάξεων Αξκών ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ αλλά και στο στράτευμα, η οποία 
διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ Στελεχών. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το 
«περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και 
αδικεί κατάφωρα μεγάλο αριθμό Αξκών και των δύο παραπάνω προελεύσεων.
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Παρακαλούμε τον κύριο υπουργό όπως και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο νόμου
καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο δημιουργείται βαθμολογικό & 
οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως 1996 και 
μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η 
κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 έπρεπε να 
συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα
στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η 
σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. Το εν λόγω 
νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων από
την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια 
εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνώ επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
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Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Κύριε ΥΕΘΑ,θα ήθελα η αδικία με το ν.4494/2017,για τους ανακαταταγεντες του ν.445/1974, που είχαν 
υπηρετήσει στις ένοπλες δυνάμεις, απολύθηκαν ως έφεδροι και μετά προσλήφθηκαν σαν μόνιμα στελέχη,στις 
ένοπλες δυνάμεις,ο χρόνος υπηρετησης,του εφέδρου, όπως όριζε και η εγκύκλιος πρόσληψης το 1988, 
θεωρείται σαν προϋπηρεσία αλλά δεν λογίζεται στην βαθμολογική εξέλιξη,με αποτέλεσμα νεότεροι συνάδελφοι
να έχουν βρεθεί μπροστά στην σειρά αρχαιότητας, μετά από 32 χρόνια υπηρεσίας.Καποιοι δε από εμάς, έχουμε 
μπει ΕΟΘ, ενώ αρκετοί έχουν αποστατευθει χωρίς να έχουν συμπληρώσει 35ατια και έχοντας χάσει δύο 
βαθμούς αποστρατείας.

Σας ευχαριστώ
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
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τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Αξκος ΑΣΣΥ
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως
1996 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που 
θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 έπρεπε 
να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί 
κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. 
Θεωρούμε ότι η αξιότιμη Κυβέρνηση θα επαναξιολογήσει το παρόν σχέδιο νόμου και θα αποκαταστήσει την 
κατάφωρη αδικία που προκύπτει έναντι των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων. Το εν λόγω νομοσχέδιο σε 
καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων από την στιγμή 
που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο 
(προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 
(13η ΣΜΥΝ)
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρώ ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της αδικίας 
που είχε δημιουργηθεί στους απόφοιτους ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί, τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη 
καθώς και τον Ν.3865/2010 αλλά και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που παρέχει το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 (συνεπώς πάλι και για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 01/01/2015 και έπειτα, με δυνατότητα εξαγοράς τριών (3) ετών καταβάλλοντας αντίστοιχη 
εισφορά για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των ΕΔ) και δη της ΠΑ των
ετών 1991 έως και 1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής, 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Με εφαλτήριο τα ανωτέρω και προκειμένου να επέλθει αποκατάσταση της Ιεραρχικής και Εξελικτικής 
ομαλότητας των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ τάξεων 1995 & 1996, καθότι η προτεινόμενη τροποποίηση του 
άρθρου 37 θα επιφέρει χάσμα τεσσάρων (4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξή, γεγονός που αντίκειται 
στην βάση της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, 
προτείνω όπως εξεταστεί η ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω 
τροποποίηση του άρθρου 37.
Πιστεύω δε ακράδαντα, όπως και όλοι οι απόφοιτοι των ανωτέρω ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ), πως πρώτιστο μέλημα 
του κ. ΥΕΘΑ στο εν λόγω νομοσχέδιο είναι η επίλυση, μια και καλή, των προβλημάτων που επέφερε στις ΕΔ ο 
Ν.3883/2010 και όχι η διαιώνισή τους, με την δημιουργία Αξιωματικών ΑΣΣΥ δύο ταχυτήτων και της πρόκλησης
σύγχυσης για το περί Δικαίου Αίσθημα στις τάξεις του Στρατεύματος.
Αξκός ΑΣΣΥ 46η ΣΤΥΑ
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
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διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.»Η εξάλειψη της αδικίας την οποία υφίσταντο οι 
καταταγέντες από ’91 έως ’93 ορθώς επέρχεται δια του συγκεκριμένου άρθρου όμως εξακολουθεί να υφίσταται
για τους καταταγέντες το ’94 και ’95. Αν θέλουμε να λέμε ότι ζούμε σε μία χώρα ισονομίας, ισοπολιτείας και 
ίσης μεταχείρισης, η αδικία του 3883 πρέπει να εξαλειφθεί οριστικά. 1200 οικογένειες και των 3 κλάδων 
παρακολουθούν προσεκτικά. 1200 οικογένειες ρίχνουν κι ανεβάζουν κυβερνήσεις, ακόμα και στις ΗΠΑ
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δώσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο.
Καλή δύναμη στο δύσκολο έργο σας…45 σειρά ΣΤΥΑ
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
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στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:19   

1883 

1886



 

Τελείως άδικη η τροπολογία για το σύνολο των καταταγεντων ΑΣΣΥ.γιατι μόνο οι 91 92 93?και με ποια κριτήρια
δίχως την υποχρέωση χρόνου διοικήσεως?εδώ υπάρχει σοβαρό θέμα και με τις προηγούμενες τάξεις και με τις 
επόμενες οι οποίες εκτέλεσαν και θα εκτελέσουν τον απαιτούμενο χρόνο διοικήσεως παίρνοντας κανονικά 
μετάθεση..εδω οι τρεις τάξεις γιατί ευνοούνται???αν δεν είναι αυτό φωτογραφική ρύθμιση Ποια είναι τότε??
Δηλαδή καταταγεντες του 90 ας πούμε πήρε μετάθεση για να γράψει χρονο διοικησης και θα αποστρατευθει 
από την παραμεθοριο αφού η μετάθεση είναι για 3 χρόνια και ο καταταγεντες 91 92 93 θα πάρει τον βαθμό 
δώρο???αυτό είναι τελείως παράνομο…
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Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων τα έτη 1991-92-93.Η πράξη αυτή 
συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις ένοπλες δυνάμεις
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Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων τα έτη 1991-92-93.Η πράξη αυτή 
συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις ένοπλες δυνάμεις
(13η ΣΜΥΝ)
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Παρακαλούμε τον κύριο υπουργό όπως και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο νόμου
καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 και 1995. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως
1996/97 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που 
θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996/97 
έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου. Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν 
επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει 
τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994/95, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς 
τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρώ ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της αδικίας 
που είχε δημιουργηθεί στους απόφοιτους ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995).
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί, τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη 
καθώς και τον Ν.3865/2010 αλλά και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που παρέχει το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 (συνεπώς πάλι και για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 01/01/2015 και έπειτα, με δυνατότητα εξαγοράς τριών (3) ετών καταβάλλοντας αντίστοιχη 
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εισφορά για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των ΕΔ) και δη της ΠΑ των
ετών 1991 έως και 1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής, 
καταληκτικούς και βαθμούς αποστρατείας.
Με εφαλτήριο τα ανωτέρω και προκειμένου να επέλθει αποκατάσταση της Ιεραρχικής και Εξελικτικής 
ομαλότητας των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ τάξεων 1995 & 1996, καθότι η προτεινόμενη τροποποίηση του 
άρθρου 37 θα επιφέρει χάσμα τεσσάρων (4) ετών διαφοράς στην βαθμολογική εξέλιξή, γεγονός που αντίκειται 
στην βάση της Συνταγματικής Υποχρέωσης για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, 
προτείνω όπως εξεταστεί η ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω 
τροποποίηση του άρθρου 37.
Πιστεύω δε ακράδαντα, όπως και όλοι οι απόφοιτοι των ανωτέρω ΑΣΣΥ (ΣΞ – ΠΝ – ΠΑ), πως πρώτιστο μέλημα 
του κ. ΥΕΘΑ στο εν λόγω νομοσχέδιο είναι η επίλυση, μια και καλή, των προβλημάτων που επέφερε στις ΕΔ ο 
Ν.3883/2010 και όχι η διαιώνισή τους, με την δημιουργία Αξιωματικών ΑΣΣΥ δύο ταχυτήτων και της πρόκλησης
σύγχυσης για το περί Δικαίου Αίσθημα στις τάξεις του Στρατεύματος.
Αξκός ΑΣΣΥ 46ης ΣΤΥΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:27   

 

Συγχαρητήρια στον κύριο υπουργό και το επιτελείο του για το έργο του συνολικά όσο και για την 
αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93. ΣΤΥΑ 45η

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:16   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

Συγχαρητήρια στον κύριο υπουργό και το επιτελείο του για το έργο του συνολικά όσο και για την 
αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91, 92, 93.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:00   
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:26   

 

Σας ευχαριστούμε κύριε υπουργέ για την αποκατάσταση της βαθμολογικής μας εξέλιξης

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:02   

 

Κύριε υπουργέ
Πολύ σωστά και στο κατάλληλο ΄΄timing΄΄,δίνετε λύση σε μια στρέβλωση για ακόμα τρείς τάξεις αξκων 
ΑΣΣΥ,συνολο τέσσερις εως τώρα [1992,1993,1994,1995].Φτάσαμε έτσι στην υπαγωγή στον Ν.2439/1996 των 
καταταγέντων έως και το 1993.
Παραμένει όμως το πρόβλημα για τις επόμενες τάξεις έως τη δημοσίευση του Ν.3883/2010.Άνιση μεταχείριση 
για όμοιες καταστάσεις.
Ευελπιστούμε,κατά την ψήφιση του νομοσχεδίου να υποσχεθείτε λύση και για τις επόμενες τάξεις,στον 
κατάλληλο βέβαια χρόνο.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:17   

 

Όλοι οι συνάδελφοι της ενεργού υπηρεσίας που είναι υπέρ του καταληκτικού βαθμού του υπλγου για τους 
συναδέλφους στην ελαφρά υπηρεσία, είτε για λογους διαχωρισμού των ενεργών με τους ΕΥ (αμετάθετο, όχι 
υπηρεσίες) είτε διότι είναι απλά αδιάφοροι για το θέμα να τονίσω τα εξής: Κανεις δε βγήκε ελαφράς από τη 
σχολή, κανεις δεν επέλεξε να νοσήσει, σίγουρα όλοι επιλέγουν την υγεία τους με Έβρο, πολλοί ενεργοί είναι με
«αμετάθετο» περισσότερα χρόνια από έναν που κρίθηκε ελαφρας υπηρεσίας μετά απο 20-25 έτη υπηρεσίας και 
το πιο σημαντικο είναι ότι κανεις δεν έχει κάνει συμβόλαιο με την υγεία και την ενεργό υπηρεσια. Το θέμα του 
καταληκτικού βαθμού για τους ελαφρας υπηρεσίας προερχόμενους απο ΑΣΣΥ αφορά όλους τους συναδέλφους 
από ΑΣΣΥ, απλά κάποιους όχι ακόμα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:05   
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16 Δεκεμβρίου 2022, 18:17   ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΦΡΑΓΚΟΥΛΗ Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ 
ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία 
μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι 
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, 
συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:11   

 

…ήταν δέσμευση…έγινε πράξη…

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ , αξιότιμοι Κύριοι του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας,

Αφού καταφέρατε να αναδείξετε τα προβλήματα και την αδικία που υφίσταντο οι Αξιωματικοί εκ 
Υπαξιωματικών των τάξεων 92 , 93 , 94 στην βαθμολογική τους εξέλιξη, δώσατε αποφασιστικά, αμετάκλητα 
και σοφά την οριστική λύση στην υπηρεσιακή μας εξέλιξη με το άριστα καταρτισμένο Νομοσχέδιο.

Σας ευχαριστούμε εγκαρδίως για την θετική έκβαση του ζητήματος μας αλλά ευχαριστούμε και όλους τους 
βουλευτές που αφουγκράστηκαν, ενωθήκανε με τις φωνές μας και δώσανε μαζί μας, έναν τίμιο αγώνα που 
οδηγεί στη ΔΙΚΑΙΩΣΗ μας.

Με σεβασμό

ΑΞΚΟΣ εκ των ΑΣΣΥ σειράς 92

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:45   

 

Ευχαριστώ τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται
το βαθμολογικό ζητήμα των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93.

Αξκός ΑΣΣΥ 93
(45η Σειρά ΣΤΥΑ-
2η Σειρά Εισαχθέντων από Πανελλαδικές εξετάσεις )

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:42   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
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Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:16   

 

Ευχαριστώ τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται
το βαθμολογικό ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-
92-93.

Αξκός ΑΣΣΥ 1993
(45η Σειρά ΣΤΥΑ-
2η Σειρά Εισαχθέντων από Πανελλαδικές )

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:18   

 

9Ε

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:29   

 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
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ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
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Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, (Άρθρο 4 του Συντάγματος), των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας 
μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95.
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Οι ΑΣΣΥ του 93 ανοίγουν το παράθυρο των διεκδικήσεων. Από τις 1/1/1993 υπάρχει νέο πλαίσιο καθώς 
ανήκουν στους νέους ασφαλισμένους. ΜΟΝΟ πρόβλημα και καταχρηστικές αξιώσεις θα προκαλέσει η πρόσθεση
των ΑΣΣΥ 93 στην δίκαιη ρύθμιση του ζητήματος των σειρών 1990-1992. Χωρίς λόγο αφήνετε παράθυρο για 
μελλοντικές «εξυπηρετήσεις».
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Αυτό δλδ εσείς το θεωρείτε λύση; Πως θα αντιμετωπίσετε αυτά τα στελέχη τα οποία αναγκάζονται να 
μετακομίσουν για να γράψουν χρόνοι διοίκησης; Γιατί δημιουργείται αναταραχή στο στράτευμα 
διαταράσσοντας την ιεραρχία;
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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  Αξιωματικός ΑΣΣΥ Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν 
σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα 
κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, 
αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ 13 ΣΜΥΝ
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης
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Σειρα 9ε

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:58   

 

Συγχαρητήρια για την επίλυση του βαθμολογικού ζητήματος των αποφοίτων ΑΣΣΥ κατάταξης ετών 91,92 & 93.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, τάξεις οι οποίες 
θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως συνεχίζει να 
δημιουργεί ανισορροπία μεταξύ διαδοχικών τάξεων Αξκών ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ αλλά και στο στράτευμα, η οποία 
διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ Στελεχών. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το 
«περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και 
αδικεί κατάφωρα μεγάλο αριθμό Αξκών και των δύο παραπάνω προελεύσεων
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Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 
(13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον κο ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών 
προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο 
αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί 
λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
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συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Συγχαρητήρια κύριε Υπουργέ. Για ακόμη μια φορά αποδεικνύετε ότι τηρείτε τις δεσμεύσεις σας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Επί της αρχής είναι προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε 
δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του 
ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως 
περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές 
θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε 
δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή 
τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα 
οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά 
της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος 
δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με 
αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) 
ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία 
και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου 
με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι 
οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 
1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το 
συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν 
στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους 
στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του 
Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 
έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε 
όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να 
μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων 
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. 
Οι σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά. Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα 
παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να 
αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και 
εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του 
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον 
Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού
προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους 
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 
1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο 
(Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής). Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να 
αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη 
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διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των 
Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων
ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διτό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διτό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΩΝ 3 ΟΠΛΩΝ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ , ΚΑΤΟΧΟΙ ΠΤΥΧΙΟΥ ΑΕΙ, 
ΚΡΙΝΟΜΕΝΟΙ ΩΣ ΕΥΔΟΚΙΜΩΣ ΤΕΡΜΑΤΙΣΑΝΤΕΣ ΤΗ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑ ΤΟΥΣ ΚΑΙ ΟΣΟ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΕΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ 
ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΜΕ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΛΑΜΒΑΝΟΥΝ ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ. ΔΙΟΤΙ ΑΝ ΚΑΙ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ
Η ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΗ – ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΑΠΟ ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΚΑΙ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ 
ΤΑΜΕΙΑ.ΕΠΟΜΕΝΩΣ ΟΣΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΩΣ EN/EN ΦΕΡΟΥΝ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΠΛΗΡΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕ 
ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ ΔΙΟΤI ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΓΙΑ ΤΟΥΣ 
ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΑ – ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ ΕΝΩ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ 
ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΑ. ΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΟΝΤΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΑ ΩΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ. ΤΑ 
ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΕΦΑΡΜΟΖΟΥΝ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΥΤΟ ΘΑ 
ΠΡΕΠΕΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΑ ΝΑ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΘΕΙ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, δλδ βαθμούς με μεγάλη διαφορά από τον βαθμο του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού δλδ τους ίδιους βαθμούς με τους 
αντιστοίχους και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, που είναι οι ίδιοι βαθμοί με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει 
κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Η «άνιση» μεταχείρηση και «στοχοποίηση» των αποφοίτων ΑΣΣΥ στελεχών Ελαφράς Υπηρεσίας και 
Υπηρεσίας Γραφείου(ΕΝΕΚΑ ΚΑΙ ΕΞΑΙΤΙΑΣ ΤΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ) δεν μπορεί να αποτελεί νόμο ενός δημοκρατικού 
ευνομούμενου κράτους!
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
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6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Άλλη μία πρωτοτυπία του Ελληνικού συστήματος… συζητάμε για Αξιωματικούς που αποφοίτησαν από σχολή 
Υπαξιωματικών! Θα πρέπει να γίνει αναμόρφωση του βαθμολογίου των ΕΔ. Δεν καθίσταται πρέπον κάποιος 
που προέρχεται από σχολή υπαξιωματικών να διάγει λιγότερο εργασιακό διάστημα ως υπαξιωματικός και τα 
υπόλοιπα (περισσότερα) ως Ανθστης και Αξκος. Έχει γεμίσει το στράτευμα από Αξιωματικούς(ΕΜΘ, ΑΣΣΥ,ΑΣΕΙ).
Αυτό θα πρέπει να σταματήσει κάποια στιγμή.

Προτείνεται λοιπόν η επανεξέταση και τροποποίηση του βαθμολογίου των Στελεχών, με τις ανάλογες φυσικά 
βελτιώσεις του μισθολογίου.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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άρθρο 53
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Για άλλη μια φορά βλέπουμε μια εμπάθεια του υπουργείου ώστε να μην επιλυθεί το θέμα των Αξκών Ειδικών 
Καταστάσεων προερχόμενων από τις ΑΣΣΥ. Είναι η μόνη κατηγορία που υφίσταται τέτοια άνιση μεταχείριση για
τα στελέχη της τα οποία είχαν την «τύχη» να νοσήσουν! Εννοείτε ότι καμία κατηγορία στελεχών δεν θα πρέπει 
να τιμωρηθεί γιατί αντιμετωπίζει σοβαρά και ανίατα προβλήματα υγείας και καλά έκανε ο νομοθέτης και 
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εξαίρεσε όλες τις άλλες κατηγορίες. Είναι η ώρα να διορθωθεί η «αδικία», αβλεψία θα έλεγα εγώ του νομοθέτη
που πιθανόν να είχε στο μυαλό του την εφαρμογή της σταδιοδρομικής κατάληξης των Αξκών Ειδικών 
Καταστάσεων που θα αποφοιτούσαν από τις παραγωγικές σχολές μετά την ψήφιση του Ν.3883/2010. Η 
δικαιοσύνη δικαίωσε τους Αξκούς από τις ΑΣΣΥ, όμως το υπουργείο εξάντλησε την αναλγησία του σε αυτούς 
τους ανθρώπους που κουβαλάνε το δικό τους «σταυρό» πηγαίνοντας την υπόθεση στο Συμβούλιο της 
Επικρατείας. Καμιά άλλη υπόθεση το υπουργείο δεν έχει πάει μέχρι εκεί και πάντα αποδέχεται τις αποφάσεις 
των Εφετείων, όμως «αυτοί» πρέπει να συνεχίσουν τον αγώνα της δικαίωσης όπως έμαθαν να δίνουν τον 
αγώνα της «ζωής». Και αν δεν τους δικαιώσει η υπηρεσία τους που «εθελοτυφλεί», θα βρουν το δρόμο της 
δικαίωσης έστω και αν περάσουν χρόνια, έστω και αν ξοδευτούν, έστω και αν κι άλλοι συνάδερφοι της ίδιας 
κατηγορίας τρέξουν στους δικηγόρους για να βρουν τη λύση αφήνοντας χρήματα που χρειάζονται για την 
οικογένειά τους. Δεν θα μιλήσω για αδικία, για αντισυνταγματικότητα, για άνιση μεταχείριση ή οτιδήποτε 
άλλο, αυτά είναι προφανή! Γιατί όλα αυτά σε ανθρώπους με προβλήματα υγείας; Κύριοι του υπουργείου 
οπουδήποτε σε όλο το κόσμο αλλά και σε οποιαδήποτε υπηρεσία στη χώρα μας, οι άνθρωποι με προβλήματα 
υγείας δεν τιμωρούνται! Και όμως εκτελώντας τα ίδια καθήκοντα με το ίδιο καθεστώς (Ειδικών Καταστάσεων) 
άλλοι προάγονται, άλλοι πληρώνονται παραπάνω, άλλοι θα πάρουν καλύτερο εφάπαξ, καλύτερη σύνταξη, 
καλύτερα μερίσματα, περισσότερες ηθικές αμοιβές, περισσότερα μόρια για ΣΟΑ ή ΚΑΑΥ και άλλοι θα μείνουν 
εκεί που «σταμάτησε» ό χρόνος γι’ αυτούς. Άραγε ο Κος ΥΕΘΑ που είναι νομικός τι θα έλεγε γι’ αυτό; 
Ευχαριστώ.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
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4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Η παραπάνω Δικαστική απόφαση αφορά, την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι 
τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών (Εθελοντές) και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση 
μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
7. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά (Είναι αρκετή η ταλαιπωρία της υγείας μας), με μικρότερο 
βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και 
ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Κε Υπουργέ, ας είμαστε ας εξετάσουμε λίγο το παρακάτω θέμα…
1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Άξιος ΑΣΣΥ τάξης 95 Σμυν 1993
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
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τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον κ. ΥΕΘΑ και το επιτελείο του που έρχεται να αποδώσει δικαιοσύνη και να δώσει πίσω στους 
αξκους ΑΣΣΥ καταξεως 91 92 93 οσα άδικα τους είχαν στερήσει.
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Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια. Τα ειλικρινή μου συγχαρητήρια.
Έχουμε 3 σειρές ΑΣΣΥ να πανηγυρίζουν διθυραμβικά για την επιτυχία τους αλλά όλοι ξέρουμε τι έλεγαν για το 
νομοσχέδιο μέχρι … προχθές. Ειδικά η σειρά του 1993 ξέρουμε όλοι πόσο πολύ δεν ήθελε μαζί της στο 
νομοσχέδιο την σειρά του … 1993. Ναι, ακριβώς. Η σειρά του Μαϊου δεν ήθελε μαζί της (στην επιτυχία) την 
σειρά του Νοεμβρίου. Οπότε σε κανέναν δεν προξενεί έκπληξη το μίσος που βγάζουν με τα επιχειρήματα των 
επόμενων σειρών ΑΣΣΥ, ειδικά των 2 επόμενων ετών 1994 και 1995.
Υπενθυμίζω δε, ότι μιλάμε για τροποποίηση νόμου του 1996.
Υπενθυμίζω δε, ότι μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής στις ΑΣΣΥ.
Ο τρόπος εισαγωγής στις Σχολές ουδόλως ενδιαφέρει κανέναν. Άλλοι μπήκαν με έναν τενεκέ λάδι και άλλοι 
διαβάζοντας σε Πανελλήνιες Εξετάσεις. Το θέμα είναι τι προσφέρουν μετά από 28 ή 29 χρόνια Υπηρεσίας. Η 
προσφορά είναι το θέμα.

Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια. Τα ειλικρινή μου συγχαρητήρια.
Γιατί σε όλη αυτή την δημόσια διαβούλευση φαίνεται το επίπεδο των Αξιωματικών από τις ΑΣΣΥ. Κάθε σειρά θα
ήθελε να είναι αυτή η τελευταία που είναι ευεργετημένη. Προσωπικά νοιώθω υπερήφανος που η σειρά μου δεν 
είναι μέσα στο προσχέδιο και σας ζητώ να μην το αλλάξετε. Να παραμείνει ως έχει.

Υ.Γ. Η ανοιχτή επιστολή (από την σειρά ΑΣΣΥ του 1993) που διέρρευσε στα ηλεκτρονικά μέσα νόμιζα ότι ήταν 
ψέμα. Και όμως είναι αληθινή. Αποτελεί όνειδος για όσους φέρουν στολή και θέλουν να λένε ότι είναι 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:23   

 

Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δωσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικης εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο
Καλή δύναμη στο δύσκολο έργο σας…
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Είναι απόλυτα σωστο να απογοητευομαστε για την «μερικη» ικανοποιηση των δικαίων αιτημάτων των 
καταταγεντων 1991,1992,1993 όταν αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς 
τρόπο, δημιουργωντας (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. Ενώ λοιπόν 
στο συνταξιοδοτικο έχουν ενταχθεί στην ίδια δεξαμενή οι απόφοιτοι 1991 έως και 1995 στο προαγωγικο που 
μόλις κατατέθηκε για διαβούλευση, δημιουργείται μια νέα διαχωριστική γραμμή, μεταξύ της σειρας 1993 και 
1994-1995 οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο και εγκυκλιο. Οι καταταγέντες 1993 
συνεπώς θα έχουν διαφορα 2 βαθμών με τους κατά ένα μόλις έτος νεώτερους τους, της σειράς 1994 και 1995 
με ότι αυτό συνεπάγεται για το χάσμα που δημιουργείται ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Για την αποκατάσταση αυτής της καταφανους αδικίας προτείνουμε :
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η 
ΣΤΥΑ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε για την οριστηκή επίλυση του βαθμολογικού ζητήματος των Αξκών ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα 
έτη 1991-92-93. ΑΣΣΥ ’93 45η ΣΤΥΑ
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Αξιότημε κε Υπουργέ, ένα θέμα που αξίζει να το λύσετε & να κάνετε καλό, το παρακάτω :
1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων ’91 , ’92 , ’93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των Ενόπλων 
δυνάμεων. ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ ’93 (14η ΣΜΥΝ).
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
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στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δωσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικης εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο
Καλή δύναμη στο δύσκολο έργο σας…

45 σειρά ΣΤΥΑ
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Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια. Τα ειλικρινή μου συγχαρητήρια.
Έχουμε 3 σειρές ΑΣΣΥ να πανηγυρίζουν διθυραμβικά για την επιτυχία τους αλλά όλοι ξέρουμε τι έλεγαν για το 
νομοσχέδιο μέχρι … προχθές. Ειδικά η σειρά του 1993 ξέρουμε όλοι πόσο πολύ δεν ήθελε μαζί της στο 
νομοσχέδιο την σειρά του … 1993. Ναι, ακριβώς. Η σειρά του Μαϊου δεν ήθελε μαζί της (στην επιτυχία) την 
σειρά του Νοεμβρίου. Οπότε σε κανέναν δεν προξενεί έκπληξη το μίσος που βγάζουν με τα επιχειρήματα των 
επόμενων σειρών ΑΣΣΥ, ειδικά των 2 επόμενων ετών 1994 και 1995.
Υπενθυμίζω δε, ότι μιλάμε για τροποποίηση νόμου του 1996.
Υπενθυμίζω δε, ότι μιλάμε για ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής στις ΑΣΣΥ.
Ο τρόπος εισαγωγής στις Σχολές ουδόλως ενδιαφέρει κανέναν. Άλλοι μπήκαν με έναν τενεκέ λάδι και άλλοι 
διαβάζοντας σε Πανελλήνιες Εξετάσεις. Το θέμα είναι τι προσφέρουν μετά από 28 ή 29 χρόνια Υπηρεσίας. Η 
προσφορά είναι το θέμα.

Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια. Τα ειλικρινή μου συγχαρητήρια.
Γιατί σε όλη αυτή την δημόσια διαβούλευση φαίνεται το επίπεδο των Αξιωματικών από τις ΑΣΣΥ. Κάθε σειρά θα
ήθελε να είναι η τελευταία που είναι ευεργετημένη. Προσωπικά νοιώθω υπερήφανος που η σειρά μου δεν είναι 
μέσα στο προσχέδιο και σας ζητώ να μην το αλλάξετε. Να παραμείνει ως έχει.

Υ.Γ. Η ανοιχτή επιστολή (από την σειρά ΑΣΣΥ του 1993) που διέρρευσε στα ηλεκτρονικά μέσα νόμιζα ότι ήταν 
ψέμα. Και όμως είναι αληθινή. Αποτελεί όνειδος για όσους φέρουν στολή και θέλουν να λένε ότι είναι 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
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Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Το συγκεκριμένο είναι προς την σωστή κατεύθυνση.
Πρέπει όμως να συμπεριληφθούν όλες οι προτάσεις που έχει καταθέσει η Γραμματεία ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ)».Προτείνονται τα 
παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των Αξιωματικών εξ 
Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».
γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
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Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».
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Αξκός ΑΣΣΥ 93. Αξιότιμε κε Υ μετά λύπης μου διαβάζω με την απειλή της ψηφοθηριάς προσβλητικά σχόλια 
συναδέλφων που δήθεν αδικούνται βαθμολογικά. Αγνοούν όμως την ακεραιότητα και τη νομιμότητα των 
ενεργειών σας, όσο και του επιτελείου σας. Αγνοούν ότι οι αποφάσεις παίρνονται μετά από επιτελική εισήγηση 
των αρμοδίων. Βασικά αγνοούν ότι κρατάτε γερά το τιμόνι της Εθνικής Ασφαλείας χωρίς εγωισμούς, 
υπαναχώρησεις και μικροπολιτικά συμφέροντα. Για όλους έχει.. Ο Θεός!
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Επιτέλους πότε θα δικαιωθούν οι αξιωματικοί ειδικών καταστάσεων ελαφρας υπηρεσίες υπηρεσίες γραφείου 
που ένεκα της υπηρεσίας έχουν προβλήματα υγείας; Για άλλη μια φορά έχουν ξεχαστεί από την ελληνική 
κυβέρνηση παρά τις όποιες δικαστικές αποφάσεις οι οποίες τους έχουν δικαίωσει εδώ και χρόνια!! Όλα φυσικά
γίνονται για ψηφοθηρικούς λόγους αυτό φαίνεται Από την βαθμολογική προαγωγή των συναδέλφων ΕΜΘ! Ενα 
θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
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απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους
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Κύριε Υπουργέ

Χρειάζεται μια λύση για όλες τις τάξεις των Σχολών Υπαξιωματικών. Θεωρώ μια τροποποίηση του 3883/10 θα 
ήταν μια σωστή και δίκαιη λύση για όλους μας, και όχι κάθε χρόνο η κάθε τάξη να τρέχουμε να μπούμε στον 
νόμο του 96. Εμείς που τρέχουμε και ξεσηκώνουμε τις οικογένειες μας για ΧΔ πως θα χαρακτηριστούμε; Είναι ή 
δεν είναι απαραίτητο προσόν προαγωγής;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:37   

 

Αξκος ΑΣΣΥ 93. Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης 
ΑΣΣΥ 94 95 είναι απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. 
Ψευδές ότι είναι οι πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν
περισσότερα τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς 
δεν είναι ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο 
του δημοσιονομικού χώρου.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:27  

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:32   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:06   
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Ώς πότε θα αντιμετωπίζεται τους αξιωματικούς προερχόμενους από ΑΣΣΥ Με αυτόν τον τρόπο; Η αδικία που 
προς τους ελαφράς υπηρεσίας αξιωματικούς προερχόμενους όπως εσύ δεν έχει Προηγούμενο! Άμεση εφαρμογή
των δικαστικών αποφάσεων Και κατάργηση των άρθρων που καθηλώνουν τους αξιιωματικους ελαφράς 
υπηρεσίες και υπηρεσίες γραφείου στο βαθμό του υπολοχαγού και λοχαγού αντίστοιχα Κάτι το οποίο φυσικά 
ισχύει μόνο για τους απόφοιτους της ΑΣΣΥ! Σε αντίθεση φυσικά με αξιωματικούς οι οποίοι προέρχονται από 
άλλες κατηγορίες και δεν αντιμετωπίζουν το ίδιο πρόβλημα αν μη τι άλλο αυτό τουλάχιστον είναι ρατσιστικό! 
Το πολυπόθητο νομοσχέδιο Σε κάθε περίπτωση για άλλη μια φορά δεν αγγίζει τα προβλήματα των στελεχών 
ειδικών καταστάσεων!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:55   

 

Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διτό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   

 

Αξκός ΑΣΣΥ 93. Αξιότιμε κε Υ μετά λύπης μου διαβάζω με την απειλή της ψηφοθηριάς προσβλητικά σχόλια 
συναδέλφων που δήθεν αδικούνται βαθμολογικά. Αγνοούν όμως την ακεραιότητα και τη νομιμότητα των 
ενεργειών σας, όσο και του επιτελείου σας. Αγνοούν ότι οι αποφάσεις παίρνονται μετά από επιτελική εισήγηση 
των αρμοδίων. Βασικά αγνοούν ότι κρατάτε γερά το τιμόνι της Εθνικής Ασφαλείας χωρίς εγωισμούς, 
υπαναχώρησεις και μικροπολιτικά συμφέροντα. Για όλους έχει.. Ο Θεός!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:31   

 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων τα έτη 1991-92-93.Η πράξη αυτή 
συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις ένοπλες δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:01  

 

Επί της αρχής είναι προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε 
δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του 
ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως 
περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές 
θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε 
δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή 

1916 

1919



τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα 
οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά 
της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος 
δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με 
αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) 
ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία 
και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου 
με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι 
οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 
1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το 
συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν 
στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους 
στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του 
Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 
έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε 
όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να 
μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων 
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η
σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα 
χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά. Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα 
παράδοξο: Στελέχη σειρών ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να 
αποστρατεύονται με βαθμό Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και 
εντεύθεν, στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του 
Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον 
Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου 
αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , 
να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα 
εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της
ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού
προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους 
συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, 
έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 
1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο 
(Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής). Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να 
αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη 
διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των 
Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων
ετών. Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:37   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:45   
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Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δώσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:36   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:18   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:07   

 

Συγχαρητήρια στον Κύριο Υπουργό για την αποκατάσταση της πολυετούς αδικίας των ΑΣΣΥ 91-92-93. Κρίμα 
που οι συνάδελφοι ΑΣΣΥ 94-95 προσπαθούν να εκβιάσουν ψηφοθηρικά και χρησιμοποιώντας τερατώδη ψεύδη. 
Πόσο πιο χαμηλά πια ..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:31   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.
ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:38   
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Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δώσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικής εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις σας στο ακέραιο.
Καλή δύναμη στο δύσκολο έργο σας…45 σειρά ΣΤΥΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:11   

 

Ο επιπλέον καταληκτικός και αποστρατευτικός βαθμός, δεν εξομοιώνει τους ΕΜΘ με τις Εθελόντριες/ες, αλλά 
κλείνει την ψαλίδα περισσότερο. Δυστυχώς όμως και σε αυτή τη ρύθμιση απουσιάζει η επιβράβευση των ΕΜΘ 
πτυχιούχων ΑΕΙ όπως αντίστοιχα συμβαίνει στους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ. Πρέπει να προβλεφθεί ένας επιπλέον 
καταληκτικός βαθμός για τους ΕΜΘ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με τους ΕΜΘ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Αυτή δεν είναι 
μια εμφύλια τοποθέτηση, αλλά θα είναι η έμπρακτη επιβράβευση όσων μόχθησαν περισσότερο και 
πιστοποιήθηκαν από Ανώτατο Εκπαιδευτικό Ίδρυμα. Άλλωστε την ίδια ακριβώς πρακτική και σωστά κατά τη 
γνώμη μου, ακολουθεί το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας για τους συναδέλφους ΑΣΣΥ πτυχιούχους ΑΕΙ σε σχέση με 
τους ΑΣΣΥ μη πτυχιούχους ΑΕΙ. Το πτυχίο ΑΕΙ δεν είναι κάτι που πρέπει να επιβραβεύεται ανάλογα με την 
προέλευση του κατόχου του. Ισονομία και δικαιοσύνη για όλους τους ΑΕΙ ΑΣΣΥ, ΕΜΘ και ΕΠΟΠ. Ένας επιπλέον 
αποστρατευτικός βαθμός για όλους χωρίς εξαιρέσεις. Το πτυχίο ΑΕΙ δίνει την υπεραξία κι όχι η προέλευση.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
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εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Κ, Υπουργέ

Ως καταγέντας του 1998 στη ΣΜΥ θεωρώ το ν.3883/10 ένα άδικο νόμο για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ. Με έκπληξη 
μου βλέπω μια φωτογραφική ρύθμιση μόνο για τρεις Τάξεις ΑΣΣΥ. Η τάξη μου έχει ακριβώς το ίδιο νομικό 
πλαίσιο αλλά εμάς μας αφήνεται εκτός. Γιατί αυτή η άνιση μεταχείριση;
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
τάξεις οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση. Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί ανισορροπία μεταξύ διαδοχικών τάξεων Αξκών ΑΣΕΙ και ΑΣΣΥ αλλά και στο στράτευμα,
η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ Στελεχών. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο 
νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια 
ανισότητα και αδικεί κατάφωρα μεγάλο αριθμό Αξκών και των δύο παραπάνω προελεύσεων.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ.Υπουργό και την επιτελική του ομάδα για τη βαθμολογική αποκατάσταση των 
ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο
αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διττό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ’ ευθείας κατατακτηρίων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
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όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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Κύριε υπουργέ
Σας ευχαριστούμε που δωσατε οριστική λύση στο θέμα βαθμολογικης εξέλιξης των ΑΣΣΥ 91 92 93 και τηρήσατε 
τις δεσμεύσεις στο ακέραιο
Καλή δύναμη στο δύσκολο έργο σας…

45 σειρά ΣΤΥΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:10   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας
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Επί της αρχής είναι προς την σωστή κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε 
δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του 
ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως 
περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές 
θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε 
δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή 
τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα 
οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά 
της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος 
δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με 
αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) 
ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία 
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και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου 
με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι 
οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 
1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το 
συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν 
στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους 
στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του 
Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 
έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε 
όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να 
μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων 
πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η
σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα 
χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ένα μεγάλο ευχαριστώ στον κο ΥΕΘΑ και το επιτελείο του που έρχεται να αποδώσει δικαιοσύνη και να δώσει 
πίσω στους αξκους ΑΣΣΥ καταξεως 91 92 93 οσα άδικα τους είχαν στερήσει. Ενισχύεται το περι δικαίου 
αίσθημα και αποδεικνύει ότι αυτή η κυβέρνηση προστατεύει το σύνταγμα και τον πολίτη.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Σκεφτείτε στις μονάδες τι πανικός θα δημιουργηθεί μόνο αυτό…..
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
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Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:34  

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Σε συνέχεια τροποποίησης του άρθρου 37 ν. 4494/2017 θεωρούμε ότι καλώς υπάρχει μέριμνα άρσης της 
αδικίας που είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 
1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί 
τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την 
βαθμολογική τους εξέλιξη και τον Ν.3865/2010 και το ΠΔ 169/2007 (Α΄210) που δίνει το δικαίωμα σε όποιον 
έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995(συνεπώς πάλι για τις τάξεις ΑΣΣΥ 1996,1997) να θεμελιώνει δικαίωμα 
σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, 
για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας, το δικαιότερο θα ήταν ότι 
τουλάχιστον η βαθμολογική εξέλιξη μέχρι και την τάξη ΑΣΣΥ 1997 να ήταν επακριβώς η ίδια. Επιπρόσθετα η 
Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. των ετών 
1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς και 
βαθμούς αποστρατείας. Δεδομένου λοιπόν των δυο ανωτέρω αδιάσειστων επιχειρημάτων με γνώμονα την 
αποκατάσταση της ιεραρχικής και εξελικτικής ομαλότητας για Αξιωματικούς αποφοίτων ΑΣΣΥ καθότι με την 
προτεινόμενη τροποποίηση του άρθρου 37 θα υπάρχει ένα τεράστιο χάσμα τεσσάρων(4) ετών διαφοράς στην 
βαθμολογική εξέλιξη των τάξεων ΑΣΣΥ 1995 & 1996 που αντίκειται στην βάσει της Συνταγματικής Υποχρέωσης 
για «ΕΠΙ ΙΣΟΙΣ ΟΡΟΙΣ, ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ» των Ελλήνων Πολιτών, καθώς και για την εμπέδωση του 
απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος Δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων προτείνουμε την 
ενσωμάτωση και των δύο επόμενων τάξεων ΑΣΣΥ 1996,1997 στην εν λόγω τροποποίηση του άρθρου 37και στη 
συνέχεια επαναξιολόγηση του για τους νεότερους αποφοίτους ΑΣΣΥ τους οποίους διέπουν νέοι Νόμοι και 
δεδομένα
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
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που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
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εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
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εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι όσες εθελόντριες είχαν 25 
έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με νέα τροποποίηση στον Ν 
4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις εθελόντριες του νόμου 
705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται καταληκτικός βαθμός του 
Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων όσο αφορά τις εθελόντριες
του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να εφαρμοσθεί και στον Στρατό Ξηράς 
και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996, ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Μετά από μακρόχρονη αναμονή και αφού ορθώς δόθηκε προτεραιότητα στην αμυντική θωράκιση της χώρας 
ήρθε η ώρα που ο κ. ΥΕΘΑ αφουγκράστηκε τα δίκαια αιτήματα των στελεχών των Ενόπλων δυνάμεων και 
αποκαθιστά τις υφιστάμενες βαθμολογικές αδικίες των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ, καταταγέντων 91,92,93.
Με εκτίμηση Αξιός ΑΣΣΥ 92.
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Αξκός ΑΣΣΥ 93.
Αξιότιμε κε Υ μετά λύπης μου διαβάζω με την απειλή της ψηφοθηριάς προσβλητικά σχόλια συναδέλφων που 
δήθεν αδικούνται βαθμολογικά. Αγνοούν όμως την ακεραιότητα και τη νομιμότητα των ενεργειών σας, όσο και 
του επιτελείου σας. Αγνοούν ότι οι αποφάσεις παίρνονται μετά από επιτελική εισήγηση των αρμοδίων. Βασικά 
αγνοούν ότι κρατάτε γερά το τιμόνι της Εθνικής Ασφαλείας χωρίς εγωισμούς, υπαναχώρησεις και 
μικροπολιτικά συμφέροντα. Για όλους έχει.. Ο Θεός!
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί, λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα 
ενισχύεται το Αίσθημα Δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Αξκός ΑΣΣΥ 93. Αξιότιμε κε Υ μετά λύπης μου διαβάζω με την απειλή της ψηφοθηριάς προσβλητικά σχόλια 
συναδέλφων που δήθεν αδικούνται βαθμολογικά. Αγνοούν όμως την ακεραιότητα και τη νομιμότητα των 
ενεργειών σας, όσο και του επιτελείου σας. Αγνοούν ότι οι αποφάσεις παίρνονται μετά από επιτελική εισήγηση 
των αρμοδίων. Βασικά αγνοούν ότι κρατάτε γερά το τιμόνι της Εθνικής Ασφαλείας χωρίς εγωισμούς, 
υπαναχώρησης και μικροπολιτικά συμφέροντα.
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Αξκός ΑΣΣΥ 93. Αξιότιμε κε Υ μετά λύπης μου διαβάζω με την απειλή της ψηφοθηριάς προσβλητικά σχόλια 
συναδέλφων που δήθεν αδικούνται βαθμολογικά. Αγνοούν όμως την ακεραιότητα και τη νομιμότητα των 
ενεργειών σας, όσο και του επιτελείου σας. Αγνοούν ότι οι αποφάσεις παίρνονται μετά από επιτελική εισήγηση 
των αρμοδίων. Βασικά αγνοούν ότι κρατάτε γερά το τιμόνι της Εθνικής Ασφαλείας χωρίς εγωισμούς, 
υπαναχώρησης και μικροπολιτικά συμφέροντα.
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Αξκός ΑΣΣΥ 93. Αξιότιμε κε Υ μετά λύπης μου διαβάζω με την απειλή της ψηφοθηριάς προσβλητικά σχόλια 
συναδέλφων που δήθεν αδικούνται βαθμολογικά. Αγνοούν όμως την ακεραιότητα και τη νομιμότητα των 
ενεργειών σας, όσο και του επιτελείου σας. Αγνοούν ότι οι αποφάσεις παίρνονται μετά από επιτελική εισήγηση 
των αρμοδίων. Βασικά αγνοούν ότι κρατάτε γερά το τιμόνι της Εθνικής Ασφαλείας χωρίς εγωισμούς, 
υπαναχώρησης και μικροπολιτικά συμφέροντα. Για όλους έχει.. Ο Θεός!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:33   
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Άμεση βαθμολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων του ΣΞ και αντίστοιχων από ΠΑ-ΠΝ.
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατα παράβαση των ίσων συνταγματικά θεσπισμενων ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων .
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Άμεση βαθμολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων του ΣΞ και αντίστοιχων από ΠΑ-ΠΝ.
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατα παράβαση των ίσων συνταγματικά θεσπισμενων ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων .
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Αντιγράφω το σχόλιο του εξαιρετικού συναδέλφου Σμηναγού Ευάγγελου Κατσιγιάννη διότι με εκφράζει 
απόλυτα:

«Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή 
κατεύθυνση αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του 
ν.3883/10 και στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της 
βαθμολογικής εξέλιξης στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο 
εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του 
ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
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θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.»

Η εξάλειψη της αδικίας την οποία υφίσταντο οι καταταγέντες από ’91 έως ’93 ορθώς επέρχεται δια του 
συγκεκριμένου άρθρου όμως εξακολουθεί να υφίσταται για τους καταταγέντες το ’94 και ’95. Αν θέλουμε να 
λέμε ότι ζούμε σε μία χώρα ισονομίας, ισοπολιτείας και ίσης μεταχείρισης, η αδικία του 3883 πρέπει να 
εξαλειφθεί οριστικά. 1200 οικογένειες και των 3 κλάδων παρακολουθούν προσεκτικά. 1200 οικογένειες 
ρίχνουν κι ανεβάζουν κυβερνήσεις, ακόμα και στις ΗΠΑ.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι όσες εθελόντριες είχαν 25 
έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με νέα τροποποίηση στον Ν 
4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις εθελόντριες του νόμου 
705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται καταληκτικός βαθμός του 
Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων όσο αφορά τις εθελόντριες
του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να εφαρμοσθεί και στον Στρατό Ξηράς 
και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
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ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996, ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Γίνεται να έχεις διαφορά με τους δευτεροετείς σου ένα χρόνο και ξαφνικά
η διαφορά να αυτή να γίνεται 4 χρόνια.Ειδικα η Τάξη του 93 το έζησε πολύ καλά στο πετσί της όταν η τάξη του 
92 υπαχθηκε στον 2439/1996 και ένιωσαν τρομερά αδικημένοι.Παμε να συνεχίσουμε μια στρέβλωση?
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
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νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Δεν έχουν περάσει ουτε 24ωρες από την στιγμή που ανέβηκε το νομοσχέδιο για διαβούλευση και ήδη έχει 
δημιουργηθεί μεγάλη αντιπαλότητα στις Τάξεις των ΑΣΣΥ.Αν αυτό ήθελε το υπουργείο σίγουρα θα το 
πετύχει,τα σχόλια θα ξεπεράσουν τα 5000
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ΣύνδεσμοςΕυχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.Αξκός ΑΣΣΥ 94
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διτό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διτό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
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Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:55   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:35   

 

Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Σκεφτείτε στις μονάδες τι πανικός θα δημιουργηθεί μόνο αυτό…..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 18:45   
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Έχω εκνευριστέι με την στάση και την έκφραση ευχαριστηρίων από πλευράς ευνοημένων σειρών. Οι 
συνάδελφοι που ευχαριστούν τον Αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ νομίζουν πως οι αδικίες και οι στρεβλώσεις αφορούσαν 
μόνο τη σειρά τους και οι υπόλοιποι νεότεροι τους είμαστε δικαιωμένοι. Ας ευχαριστήσουν τη ΝΔ με την ψήφο 
τους στις επόμενες εκλογές, μιας και ήταν τυχεροί που μπόρεσαν να κινηθούν δικαστικώς καθως κατείχαν τον 
προβλεπόμενο βαθμό την κατάλληλη στιγμή σε συνάρτηση πάντα με τις επικείμενες εκλογές..

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:52   

 

Σας ευχαριστούμε Κύριε Υπουργέ, για την αποκατάσταση της αδικίας.
Απόφοιτος ΣΤΥΑ, καταταγέντας το 1992.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:05   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:37   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:10   
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Σε αυτή τη φάση επιλύεται το πρόβλημα όσων μνημονεύονται στο ΠΔ167 /06 και οι αδιαίρετα ιεραρχικά 
προσκολλημένοι σ’ αυτούς, ήτοι όλοι μαζί οι ΑΣΣΥ 91 92 93, που καμία ομοιότητα δεν έχουν, υπό το φως των 
ανωτέρω, με τα αφηγήματα των συναδέλφων κατατάξης ΑΣΣΥ 94 95

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:55   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:03   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Προτρέπουμε επίσης την πολιτική και φυσική μας ιεραρχία να ασχοληθεί και με τις επόμενες τάξεις 
ΑΣΣΥ,καθόσον είναι ο μοναδικός θεσμός που έχει αλλαγές επι το δυσμενέστερο σε σχέση με τις εγκυκλίους 
εισαγωγής.
Αξκός ΣΜΥ’95

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:59   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:36   

 

Θετικά αποτιμάται η βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ 92

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:00   
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:58   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:01   

 

Άξκος ΑΣΣΥ 93 ΣΤΥΑ 45η

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Δυστυχώς όμως διαπιστώνω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης ΑΣΣΥ 94 95 είναι απολύτως 
ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. Ψευδές ότι είναι οι πρώτοι 
εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν περισσότερα τυπικά 
προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς δεν είναι ψευδές ότι 
είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο του δημοσιονομικού 
χώρου.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:59   

 

ΑΣΣΥ 93

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης ΑΣΣΥ 94 95 είναι 
απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. Ψευδές ότι είναι οι
πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν περισσότερα 
τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς δεν είναι 
ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο του 
δημοσιονομικού χώρου.
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Αξκος ΑΣΣΥ 93

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης ΑΣΣΥ 94 95 είναι 
απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. Ψευδές ότι είναι οι
πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν περισσότερα 
τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς δεν είναι 
ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο του 
δημοσιονομικού χώρου.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:55   

 

Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διτό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 
(14η ΣΜΥΝ)
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Αξκος ΑΣΣΥ 93

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης ΑΣΣΥ 94 95 είναι 
απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. Ψευδές ότι είναι οι
πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν περισσότερα 
τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς δεν είναι 
ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο του 
δημοσιονομικού χώρου.
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Διαβλέποντας τη διάθεση μέσω των δηλώσεων και απαντήσεων επίκαιρων ερωτήσεων στη Βουλή των Ελλήνων 
από τον Κο Υ.ΕΘ.Α., μέσω του παρόντος νομοσχεδίου να αρθούν αστοχίες ισχυόντων διατάξεων, με προσμονή 
αναμέναμε την ένταξη στην προαναγγελθείσα ρύθμιση όλων των αποφοίτων ΑΣΣΥ για τους οποίους οι 
προβλέψεις περί εξέλιξης και καταληκτικών βαθμών ήταν απολύτως όμοιες στην προκήρυξη εισαγωγής στις 
σχολές προέλευσής τους (τάξεις 1993-1997).
Με έκπληξη διαπιστώσαμε σε πλήρη αντίθεση με την συνταγματική αρχή της ισότητας, την αναιτιολόγητη 
εξαίρεση των δύο τελευταίων τάξεων (1996-1997) από το παρόν άρθρο. Με την παρούσα αναρτημένη 
διατύπωση, η πρόθεση θεραπείας της υφιστάμενης αδικίας δεν αντιμετωπίζεται αλλά αντίθετα μεγιστοποιείται, 
αφού δημιουργούνται στελέχη δύο ταχυτήτων που παρότι έχουν μόλις ένα έτος διαφοράς εισαγωγής στις ΑΣΣΥ 
με απολύτως όμοια κριτήρια και προϋποθέσεις, θα έχουν βαθμολογική διαφορά στην εξέλιξή τους άνω των 
τεσσάρων ετών, αφού θα προάγονται με διαφορετικές διατάξεις, με όλες τις δυσμενείς συνέπειες στην 
ιεραρχική αλυσίδα, το ηθικό και το αίσθημα δικαίου των εν λόγω στελεχών.
Για τους ανωτέρω λόγους προτείνεται η τροποποίηση της πρώτης παραγράφου του οικείου άρθρου ως 
ακολούθως:
«Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 έως 14 και 16 έως 22 του 
ν. 2439/1996 (Α΄ 134) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 
Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
31.12.2020. Για τους αξιωματικούς που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν 
γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
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Αξκος ΑΣΣΥ 93

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης ΑΣΣΥ 94 95 είναι 
απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. Ψευδές ότι είναι οι
πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν περισσότερα 
τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς δεν είναι 
ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο του 
δημοσιονομικού χώρου.
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Αξκος ΑΣΣΥ 93

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης ΑΣΣΥ 94 95 είναι 
απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. Ψευδές ότι είναι οι
πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν περισσότερα 
τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς δεν είναι 
ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο του 
δημοσιονομικού χώρου.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
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τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις
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Για τους εμθ που κατεχουν ειδικοτητες οι οποιες απαιτουν σαν ελαχιστο τυπικο προσον πτυχιο 
ΤΕΙ/ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ να δοθει ενας επιπλεον βαθμος με αλλαγη βεβαια του χρονου παραμονης ανα βαθμο..
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διτό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.
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Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.

Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ανακριβείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της 
ίδιας προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διττό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτού θα ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διτό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτό ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Στο πνεύμα της ίσης μεταχείρισης όλων τον πολιτών και συγκεκριμένα των στρατιωτικών οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ 
πρέπει να εξομοιώθουν με τους Σρατιωτικους Δικαστικούς Γραμματείς πλήρως ως προς τη βαθμολογική 
εξέλιξη.Τέλος να ενταχθούν στο εθνικό πλαίσιο προσοοντων έτσι ώστε να αξιολογουνται όλοι με τα ίδια 
κριτήρια
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Πρέπει να διευθετηθεί το θέμα της εξέλιξης των ΕΥ από ΑΣΣΥ. Είναι άδικο και τιμωρητικό ο καταληκτικός 
βαθμός του υπλγου σε συνδυασμό με την προαγωγή των ΕΜΘ σε υπλγο. Πλήρης η απαξίωση σε αξιωματικούς 
που προέρχονται από παραγωγική σχολή και όχι από εθελοντές. Ειδικότερα εφόσον δεν είναι ΕΥ από επιλογή. 
Έχει στοχοποιηθεί η προέλευση των ΑΣΣΥ.
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Ευχαριστούμε K.Υπουργέ διότι με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα-ιεραρχική εξέλιξη 
των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ 1993-94-95. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά, από την 
παρούσα κυβέρνηση, η αδικία και η ηθική κατάπτωση που υπέστησαν επί πολλά έτη οι υπόψη Αξκοί,απόρροια 
των στρεβλώσεων που προκάλεσαν οι επιλογές προηγούμενων πολίτικών και φυσικών ηγεσιών και 
επαναφέρονται οι θεμελιώδεις αρχές της ιεραρχίας,της προέλευσης και της επετηρίδας. Αξκός ΣΜΥ-1994 
(Κατάταξη 1992).
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
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εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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Άξκος ΑΣΣΥ 93

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης ΑΣΣΥ 94 95 είναι 
απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. Ψευδές ότι είναι οι
πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν περισσότερα 
τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς δεν είναι 
ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο του 
δημοσιονομικού χώρου.
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχα-γού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοι-τους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική από-φαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

1950 

1953
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Κύριε Υπουργέ
Ο Ν.3883/10 υπήρξε μια «ταφόπλακα» στην βαθμολογική εξέλιξη των στελεχών εξ ΑΣΣΥ μιας και ακύρωνε για 
πάρα πολλές σειρές εισακτέων αυτά που προέβλεπαν οι εγκύκλιες διαταγές εισαγωγείς. Μάλιστα ψηφίστηκε 
μια χρονική στιγμή που μόλις είχε επιτευχτεί η προαγωγή των αποφοίτων ΑΣΣΥ στο βαθμό του Ανθυπολοχαγού 
και αντιστοιχών μετά από 19 έτη από 21 που ήταν πριν. Τυχαίο; Επιπλέον είχε και μια αναδρομική ισχύ 
20ετιας, αφορούσε δλδ πάλι περιέργως όλα τα στελέχη που εισήλθαν στις Στρατιωτικές Σχόλες μέσω 
πανελλαδικών εξετάσεων στο πλαίσιο αναβάθμισης αυτών. Οι αδικίες αυτού του νομού λοιπόν δεν αφορούν 
μόνο 3 σειρές εισακτέων (91,92.93) αλλά πολύ περισσότερες. Δεν είναι δίκαιο στελέχη που εισήλθαν στις 
Στρατιωτικές Σχολές με άριστες βαθμολογίες στις πανελλαδικές εξετάσεις, στελέχη που στις μέρες μας φοιτούν 
στις Σχολές αυτές 3 έτη να έχουν στσδιοδρομική εξέλιξη χειρότερη από του συνάδελφους Ανακαταταγείς και τις
Εθελόντριες. Αντί λοιπών να προτείνεται μια ρύθμιση που επιλύει μερικώς το πρόβλημα και αυξάνει την 
δυσαρέσκεια στα στελέχη και αντί οι κύριοι συνάδελφοι να προτείνουν να συμπεριλήφθη απλά μια επιπλέων 
σειρά στο νομοσχέδιο αυτό προκειμένου να ευνοηθούν και αυτοί ,θα ήταν προτιμότερο να προτείνεται μια 
οριστική λύση οι οποία θα επιλύσει και μελλοντικές ανισότητες και δυσαρέσκειες που είναι βέβαιο πως θα 
προκύψουν.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Αξκος ΑΣΣΥ 93.
Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης ΑΣΣΥ 94 95 είναι 
απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. Ψευδές ότι είναι οι
πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν περισσότερα 
τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς δεν είναι 
ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο του 
δημοσιονομικού χώρου.
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Αξκος ΑΣΣΥ 93. Δυστυχώς επανέρχομαι για να διαπιστώσω ότι το αφήγημα πολλών συναδέλφων καταταξης 
ΑΣΣΥ 94 95 είναι απολύτως ψευδές και σχεδόν προσβλητικό για τους ΑΣΣΥ 91 92 93, στα όρια της εμπάθειας. 
Ψευδές ότι είναι οι πρώτοι εισαχθέντες με πανελλήνιες. Ψευδές ότι είχαν την ίδια προκύρηξη. Ψευδές ότι έχουν
περισσότερα τυπικά προσόντα. Ψευδές ότι έχουν κόλλημα και συνέχεια στρεβλώσεων επετηρίδας. Δυστυχώς 
δεν είναι ψευδές ότι είναι συνάδελφοι ΑΣΣΥ και δη πρωτοετείς για μετάβαση σε επόμενο στάδιο στο πλαίσιο 
του δημοσιονομικού χώρου.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Η παραπάνω Δικαστική απόφαση αφορά, την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι 
τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών (Εθελοντές) και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση 
μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
7. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά (Είναι αρκετή η ταλαιπωρία της υγείας μας), με μικρότερο 
βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και 
ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.

1953 

1956
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
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τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Να εφαρμοσθεί άμεσα η μισθολογική προαγωγή των ΕΜΘ στο β κλιμακιο σύμφωνα με την ανακηνωση του 
πρωθυπουργού στην ΔΕΘ. Είναι δυνατόν να είμαστε Ανθυπολοχαγοί και να πληρονωμαστε ως ανθυπασπιστές ?
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
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Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
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της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
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που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ 93. ΣΤΥΑ 45η

1958 

1961



 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:48   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Επανέρχομαι στην διαβούλευση για να τονίσω ότι είναι απολύτως ψευδείς, οι ισχυρισμοί συναδέλφων της ίδιας 
προέλευσης ΑΣΣΥ , ότι η πρώτη σειρά κατάταξης μέσω πανελληνίων στις ΑΣΣΥ ήταν το έτος 1994, αλλά 
αντιθέτως τα έτη 1992 και 1993 όπως πχ όλα τα στελέχη της ΣΤΥΑ ΣΥΔ αυτών των ετών. Σε αυτά τα έτη λοιπόν 
στοιχειοθετούνται τα όρια του άρθρου καθώς η εισαγωγή τότε στις ΑΣΣΥ γίνονταν με διττό τρόπο μέσω 
πανελληνίων και απ ευθείας κατατακτημήριων στις σχολές. Σωστά λοιπόν ο νομοθέτης ορίζει ως έτη 94 και 
εντεύθεν τα νέα μεταβατικά ορόσημα. Πέραν αυτού θα ήθελα να τονίσω ότι νομικά αβάσιμη κάθε άποψη που 
στηρίζει αποσπασματική αποκατάσταση του άρθρου 32 για τους ΑΣΣΥ, καθώς ολιστικά θα πρέπει να ενταχθούν
όλοι οι κρινόμενοι με τον 2439/96 στο πλαίσιο διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Σας ευχαριστώ και με 
εκτίμηση.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνω επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της  βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
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εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:25   

1960 

1963



 

Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
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τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.Και όλα αυτά μετα από 29 έτη συνεχής παρουσίας!! Γ
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΣΜΥ 95
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Κύριε Υπουργέ. Το άρθρο 53 κινείται στην σωστή κατεύθυνση καθώς μεριμνά για την άρσης της αδικίας που 
είχε δημιουργηθεί σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 
1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις 
δυο επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη, 
το σωστό θα ήταν να ισχύει για καταταγέντες έως και 31/12/95.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Σε μεταγενέστερο χρόνο καλό θα ήταν να υπάρξει μέριμνα και για τις επόμενες σειρές καταταγέντων ως και το 
2010, καθώς και για την ομαλότερη μετάβαση από το ένα καθεστώς στο άλλο.
Τέλος ελπίζω ότι η ηγεσία του υπουργείου και το σύνολο των βουλευτών θα προάγουν τις αλλαγές που πρέπει 
για έναν δίκαιο νόμο και την εύρυθμη λειτουργία του Στρατεύματος.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
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Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Παρακαλούμε τον κύριο υπουργό όπως και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο νόμου
καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων 
ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο δημιουργείται βαθμολογικό & 
οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως 1996 και 
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μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η 
κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 έπρεπε να 
συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου Αίσθημα
στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί κατάφωρα την 1η 
σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. Το εν λόγω 
νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων από
την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια 
εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ 93
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:21   

 

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:03   

 

1965 

1968



Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Στο άρθρο 53 προτείνεται οι αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη απόφασητου Διοικητικού Εφετείου Αθηνών κατά την 
οποία η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι: «Τελούν υπόόμοιες συνθήκες με 
λοιπές κατηγορίες αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της 
συνταγματικής αρχής της ισότητας». Εν κατακλείδι, η διακρίβωση και το μέγεθος της αδικίας που υφίστανται οι
αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ που αρρώστησαν μετά το 2010, είναι ολοφάνερη.
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Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
Το άρθρο 53 κινείται στην κατεύθυνση μέριμνας για την άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί στους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων τα έτη 1991, 1992 και 1993 (αποφοίτους τάξεων 1993, 1994, 
1995). Λαμβάνοντας όμως υπόψιν το Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί, τουλάχιστον για τις 
δυο επόμενες σειρές καταταγεντων ΑΣΣΥ, τη βαθμολογική τους εξέλιξη, το σωστό θα ήταν να ισχύει για όλους 
τους καταταγέντες έως και 31/12/95.
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
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Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο Κύριο ΥΕΘΑ, καθώς και την επιτελική ομάδα του για τη βαθμολογική αποκατάσταση
των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει
στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.
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υχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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Στο άρθρο 53 προτείνεται οι αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη απόφασητου Διοικητικού Εφετείου Αθηνών κατά την 
οποία η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι: «Τελούν υπόόμοιες συνθήκες με 
λοιπές κατηγορίες αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της 
συνταγματικής αρχής της ισότητας». Εν κατακλείδι, η διακρίβωση και το μέγεθος της αδικίας που υφίστανται οι
αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ που αρρώστησαν μετά το 2010, είναι ολοφάνερη.
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Στο άρθρο 53 προτείνεται οι αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη απόφασητου Διοικητικού Εφετείου Αθηνών κατά την 
οποία η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι: «Τελούν υπόόμοιες συνθήκες με 
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λοιπές κατηγορίες αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της 
συνταγματικής αρχής της ισότητας». Εν κατακλείδι, η διακρίβωση και το μέγεθος της αδικίας που υφίστανται οι
αξιωματικοί προελεύσεως ΑΣΣΥ που αρρώστησαν μετά το 2010, είναι ολοφάνερη.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Πέραν των ευχαριστιών των συναδέλφων των σειρών 91-92-93 (μέχρι χθες βέβαια δεν ήταν τόσο 
ευχαριστημένοι) μήπως πρέπει η Κυβέρνηση να δει το προσχέδιο νόμου με ειλικρίνεια, ηθική και ακεραιότητα ?
Είναι δυνατόν να μένουν εκτός οι 2 επόμενες σειρές ΑΣΣΥ που μπήκαν με τον ίδιους νόμους, με τις ίδιες 
εγκυκλίους, με τα ίδια κριτήρια, με την ίδια κατάληξη ?
Είναι δυνατόν ?
Είναι δυνατόν να «τιμωρούμε» τις σειρές 1994 και 1995 ?
Η ΜΟΝΑΔΙΚΗ ΔΙΑΦΟΡΑ ΕΙΝΑΙ Ο ΤΡΟΠΟΣ ΕΙΣΑΓΩΓΗΣ ΣΤΙΣ ΣΧΟΛΕΣ. Οι σειρές 1994 και 1995 εισήχθησαν μέσω 
Πανελλαδικών Εξετάσεων. Οι προηγούμενες σειρές… με άλλο τρόπο.
Κύριοι της Κυβέρνησης, ΑΞΙΟΤΙΜΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΒΟΥΛΗΣ, ιδού το προσχέδιο νόμου, ιδού και η 
επανεξέταση του πριν είναι αργά.
Με σεβασμό και τιμή….
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η 
ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων
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Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος. Παράλληλα έτσι ενισχύεται 
το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 92 (44η ΣΤΥΑ)
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως
1996 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που 
θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 έπρεπε 
να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί 
κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. Το
εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων 
Δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο 
με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει 
εκτός ρύθμισης, σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς 
αποκατάσταση.Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ 
διαδοχικών σειρών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή 
μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον 
αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο 
Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια
εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο 
τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες 
εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό 
του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου 
μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια 
δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει 
καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να 
εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 
ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1.Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξεων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στη σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.
ΑΣΣΥ 93 (13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.Eτσι αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων,
που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το 
περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Αν και αργησατε χαρακτηριστικα κατα 3 και χρονια ευχαριστουμε για την αρση της αδικίας των αποφοιτων 
ΑΣΣΥ 91 ΠΡΟΚΕΙΜΈΝΟΥ να γίνει η εναρμόνιση με τις προηγούμενες τάξεις ΕΥΓΕ.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)
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Το άρθρο 53 κινείται στην σωστή κατεύθυνση καθώς μεριμνά για την άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί 
σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας 
όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές 
ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη, το σωστό θα ήταν να 
ισχύει για καταταγέντες έως και 31/12/95.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας
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Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι των τάξεων ΣΜΥ 
1996-1997(κατάταξη 1994-1995). Είναι άδικο με 10 μήνες διάφορα οι καταταγεντες του 1994 να γίνουν 
ταγματάρχες 4 χρόνια αργότερα σε σχέση με την προηγούμενη τάξη, η Δικαστική οδός για αποκατάσταση της 
αδικίας θα είναι η μόνη λύση. ΣΜΥ 1996.
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Το άρθρο 53 κινείται στην σωστή κατεύθυνση καθώς μεριμνά για την άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί 
σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 .
Λαμβάνοντας όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο 
επόμενες σειρές ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 την βαθμολογική τους εξέλιξη, το σωστό θα ήταν να 
ισχύει για καταταγέντες έως και 31/12/95.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Κατά συνέπεια πρέπει ΤΩΡΑ να γίνει η τροποποίηση του υπό διαβούλευση νόμου ώστε να περιλαμβάνει όλους 
όσους συμπλήρωσαν 25 έτη υπηρεσίας μέχρι 31/12/2020 και όχι μόνο έως 31/12/2018
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Αλλο ειναι «διορθώνω πλήρως μια αδικια και αλλο μερικώς» . Αλλο ειναι «επιλυω προβληματα και αλλο 
ενισχυω τις ανισοτητες» . Πρεπει να κανετε σωστη και ολοκληρωμενη αρση των στρεβλωσεων του 
παρελθόντος για να δεχτείτε περισσότερα συγχαρητήρια. Ετσι θα ενισχυθει το αισθημα δικαιοσυνης και θα 
αναπτερωθει το ηθικο.Οι καταταγεντες με πανελλήνιες εξετασεις αξκοι ΑΣΣΥ 94 και 95 δεν πρεπει να 
διαχωριστουν απο αυτους που εισηλθαν στο στρατευμα με τα ιδια κριτηρια και την ιδια εγκυκλιο. Δεν υπαρχει 
λογος διχονοιας μεταξυ συναδελφων που υπηρετουν τον ιδιο σκοπο
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Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 
(Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη Απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι 
τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, 
κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10Η απονομή του 
καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την απαίτηση κτήσης 
πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω Πανελληνίων Εξετάσεων 
απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά από 16 έως 19 χρόνια 
υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς τα στελέχη αυτά.Με το 
τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, σειρές 
οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.Συγκεκριμένα
η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το βαθμολογικό θα είναι οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως
και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους 
συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το 
εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη1991 έως 1995 
στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη 
των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.Συνταξιοδοτικά 
επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά : Με το άρθρο 
22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και θεμελιώνει 
δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή προβλεπόμενης 
εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.Με την εφαρμογή της
τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά 
κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από 
την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό
σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί 
νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό 
συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.Προς 
αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης νέας 
ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών 
κατάταξης 1994 και 1995, με μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) 
έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και 
οι απόφοιτοι τάξων 1996-1997(κατάταξη 1994-1995).2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την 
απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί 
το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος 
εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 

1975 

1978



πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 
(Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένηΑπόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι 
τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, 
κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.
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Για τα στελέχη των ετών 1994-1995 δεν ισχύει ο νόμος; Τα περί δικαίου αίσθημα να ισχύσει για όλους… Φτάνει 
πια με τις αδικίες…..
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις, σε καιρούς πονηρούς, 
καθώς επίσης η πολιτεία έχει απόλυτο συμφέρον να έχει κοντά της τα στελέχη των ΕΔ!
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Ευχαριστούμε τον κ. Υπουργό για την δικαίωση που επέρχεται μετά από πολλά χρόνια.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΣΣΥ ΣΜΥ 94
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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Μπραβο για την αποκατάσταση μιας αδικίας για τις σειρες ΑΣΣΥ 91-93. Σας ευχαριστούμε.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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ΑΝΑΓΚΗ ΑΜΕΣΗΣ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΡΥΘΜΙΣΗΣ :
ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΩΝ 3 ΟΠΛΩΝ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ , ΚΑΤΟΧΟΙ ΠΤΥΧΙΟΥ ΑΕΙ, 
ΚΡΙΝΟΜΕΝΟΙ ΩΣ ΕΥΔΟΚΙΜΩΣ ΤΕΡΜΑΤΙΣΑΝΤΕΣ ΤΗ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑ ΤΟΥΣ ΚΑΙ ΟΣΟ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΕΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ 
ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΜΕ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΛΑΜΒΑΝΟΥΝ ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ. ΔΙΟΤΙ ΑΝ ΚΑΙ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ
Η ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΗ – ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΑΠΟ ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΚΑΙ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ 

1977 

1980



ΤΑΜΕΙΑ.ΕΠΟΜΕΝΩΣ ΟΣΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΩΣ EN/EN ΦΕΡΟΥΝ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΠΛΗΡΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕ 
ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ ΔΙΟΤI ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΓΙΑ ΤΟΥΣ 
ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΑ – ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ ΕΝΩ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ 
ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΑ. ΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΣΤΑΤΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΟΝΤΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΑ ΩΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ. ΤΑ 
ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΕΦΑΡΜΟΖΟΥΝ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΥΤΟ ΘΑ 
ΠΡΕΠΕΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΑ ΝΑ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΘΕΙ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ.
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Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17. Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10

Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα ,μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.

Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.

Αντιθέτως συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών 
Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών.

Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο 
εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. 
Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα 
έτη1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, 
ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου μετά από 35 χρόνια 
υπηρεσίας.

Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας.

Με την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο. Η σειρές που συνεχίζουν να θίγονται, 
όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις 
σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί 
στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα στελέχη της οποίας θα προάγονται 
ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων 
εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, στα 35 χρόνια και 
χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονταιι με το βαθμό του Επισμηναγού δηλαδή με 2 βαθμούς 
διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα.

Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο, προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης 
του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων 
εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:

1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).

1978 

1981



2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).
Με την υιοθέτηση των παραπάνω προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες 
που έχουν δημιουργηθεί, να επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και 
της βαθμολογικής δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό 
πρόβλημα, μετά την παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων , σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα. Αντίθετη περίπτωση θα επιφέρει στεναχώρια, μιζέρια, αναταραχή και πολύ έντονο το αίσθημα
τη αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον αφορά τον 
τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΣΣΥ ΣΜΥ 94
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Για την βαθμολογική κατάσταση των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 
1991-92-93, η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις. Ήταν μία μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί που δεν έπρεπε 
να φτάσει στο παρόν χρονικό σημείο, αλλά ευτυχώς που στο τέλος πρυτάνευσε η λογική.
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Η προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), των ετών 1991-1995, 
προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς και βαθμούς 
αποστρατείας.
Σε μεταγενέστερο χρόνο καλό θα ήταν να υπάρξει μέριμνα και για τις επόμενες σειρές καταταγέντων ως και το 
2010, καθώς και για την ομαλότερη μετάβαση από το ένα καθεστώς στο άλλο.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των αξιωματικών ΑΣΣΥ καταταγέντων τα έτη 1991, 1992, 
1993. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις 
τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (14η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:58   

 

Δεν είναι άδικο με 10 μήνες διάφορα οι καταταγεντες του 1994 από την προηγούμενη τάξη να γίνουν 
πλωταρχες 4 χρόνια αργότερα ; Δικαστική οδός για αποκατάσταση των αδικιών
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Το εν λόγω νομοσχέδιο σε καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των ενόπλων 
δυνάμεων από την στιγμή που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994,οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο 
με την ίδια εγκύκλιο (προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές). Αντιθέτως, ενισχύει τις 
οποιεσδήποτε βαθμολογικές αλλά και οικονομικές διαφορές δημιουργώντας έτσι μεγαλύτερες ανισότητες! 
Αξιότιμε κύριε Υπουργέ είναι αδιανόητο οι εισαχθέντες των ΑΣΣΥ το έτος 1994 (αποκλειστικά μέσω 
πανελλαδικών εξετάσεων) να μην συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου, και σε θέματα νόμων του 
1996 και για τα οποία υπάρχει ρύθμιση για τους εισαχθέντες κατά το έτος 1993 στο παρών σχέδιο νόμου !!!
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Δεν μπορώ να καταλάβω γιατί ενώ πάει να διορθωθεί μία αδικία πολλών ετών αυτό δεν γίνεται ολοκληρωμένα.
Πρέπει άμεσα στο παραπάνω νομοσχέδιο να συμπεριληφθούν οι καταταγεντες αξιωματικοί τα έτη 94 και 95 
έτσι ώστε ναι έχουμε πλήρη σύμπνοια με το νόμο 3865 του 10.
Διορθώστε την αδικία μία και καλή.
Μην αφήνετε εκκρεμότητες.
Ευχαριστώ
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, καθώς και την επιτελική ομάδα του, διότι με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με τον συγκεκριμένο τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού 
καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές 
διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως
1996 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που 
θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 έπρεπε 
να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί 
κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. 
Θεωρούμε ότι η αξιότιμη Κυβέρνηση θα επαναξιολογήσει το παρόν σχέδιο νόμου και θα αποκαταστήσει την 
κατάφωρη αδικία που προκύπτει έναντι των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων. Το εν λόγω νομοσχέδιο σε 
καμία περίπτωση δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των Ενόπλων Δυνάμεων από την στιγμή 
που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994, οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο 
(προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
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ΣΥΓΧΑΡΗΤΉΡΙΑ ΣΤΟΝ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΚΥΡΙΟ ΥΠΟΥΡΓΟ
ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΣΣΥ ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΑΓΑΠΗΤΟΥΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ ΕΜΘ ΠΟΥ ΛΎΝΕΤΑΙ Η ΕΠΙ ΔΕΚΑΕΤΙΕΣ
ΒΑΘΜΟΛΟΓΊΚΗ ΑΔΙΚΙΑ ΕΙΣ ΒΑΡΟΣ ΤΟΥΣ…
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Aφου δεν παιρνετε απο λογια τα λεμε την άνοιξη και στα δικαστηρια.
10 μηνες διαφορα στην καταταξη και τωρα 5 χρονια βαθμολογικη διαφορα? Αντι να κανετε το απλο, σταδιακη 
προσαρμογη για ακομη 2 σειρες που εισηχθησαν με τον ιδιο νομο?
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Αξιότιμε κύριε υπουργέ, λυπάμαι που βρίσκομαι στην δυσαρεστη θέση να παραθέσω τα αυτονόητα.Το εν λόγω 
νομοσχέδιο επουδενί δεν επιλύει τα ζητήματα της ανισότητας στο χώρο των ενόπλων δυνάμεων από την στιγμή
που δεν περιλαμβάνει τις σειρές ΑΣΣΥ του 1994,οι οποίες έχουν εισέλθει στον χώρο με την ίδια εγκύκλιο 
(προβλέπονται ακριβώς τα ίδια με τις προηγούμενες σειρές).
Αντιθέτως, ενισχύει τις οποιεσδήποτε βαθμολογικές αλλά και οικονομικές διαφορές δημιουργώντας έτσι 
μεγαλύτερες ανισότητες!
Είναι φυσιολογικό να αισθάνονται κατάφορα αδικημένοι όσοι εισήλθαν στο χώρο των ενόπλων δυνάμεων μεσω
πανελλαδικων εξετάσεων με βαθμολογίες των καλύτερων πανεπιστημίων ,με μεγάλη διαφορά μορφωτικού 
επιπέδου,με ακριβώς την ίδια εγκύκλιο βαθμολογικής και μισθολογικής εξέλιξης με τους συμπεριληφθεντες στο
νομοσχέδιο,και που ανταποκρίνονται στον χώρο με πολύ μεγαλύτερο επαγγελματισμό! Κατόπιν των ανωτέρω, 
είναι ξεκάθαρο ότι στο εν λόγω νομοσχέδιο πρέπει απαραιτήτως να συμπεριληφθουν οι σειρές του 1994 ώστε 
να μην υπάρχουν αδικίες και άνιση μεταχείριση προσωπικού.
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Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο δημιουργείται 
βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, συντελείται αδικία στους Αξιωματικούς Τάξεως
1996 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που 
θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί Τάξεως 1996 έπρεπε 
να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου το «περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και αδικεί 
κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 1994. 
Θεωρούμε ότι η αξιότιμη Κυβέρνηση θα επαναξιολογήσει το παρόν σχέδιο νόμου και θα αποκαταστήσει την 
κατάφωρη αδικία που προκύπτει έναντι των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΣΣΥ ΣΜΥ 94
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Ένα μεγάλο ευχαριστώ στην πολιτική ηγεσία που εισάκουσε το αίτημα για τη βαθμολογική αποκατάσταση των 
ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:13   

 

Προτρέπουμε τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, να επανεξετάσουν το παρόν σχέδιο 
νόμου καθώς με το παρόν σχέδιο δεν επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-93 σε σύγκριση με τους Αξιωματικούς 
προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994. Αντιθέτως με αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται βαθμολογικό & οικονομικό χάσμα από την παρούσα κυβέρνηση, συντελείται αδικία στους 
Αξιωματικούς Τάξεως 1996 και μεγαλώνουν οι στρεβλώσεις του παρελθόντος, αν και ακριβώς πάνω στο όριο 
των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας οι Αξιωματικοί 
Τάξεως 1996 έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στο παρών σχέδιο νόμου. Παράλληλα με το παρόν σχέδιο νόμου 
το «περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις» πλήττεται ανεπανόρθωτα, δημιουργεί τεράστια ανισότητα και
αδικεί κατάφωρα την 1η σειρά εισαχθέντων στις ΑΣΣΥ αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων, το έτος 
1994. Θεωρούμε ότι η αξιότιμη Κυβέρνηση θα επαναξιολογήσει το παρόν σχέδιο νόμου και θα αποκαταστήσει 
την κατάφωρη αδικία που προκύπτει έναντι των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
κατατάχθηκαν κατά το έτος 1994 αποκλειστικά μέσω Πανελλαδικών εξετάσεων.
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
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«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους
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Το άρθρο 53 κινείται στην σωστή κατεύθυνση καθώς μεριμνά για την άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί 
σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας 
όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές 
ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη, το σωστό θα ήταν να 
ισχύει για καταταγέντες έως και 31/12/95.
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Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους
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Θα ήθελα να αναφερθώ στη μονομερή βαθμολογική δικαίωση των εισακτέων ΑΣΣΥ στο στράτευμα 91-92-93 και 
την μη δικαίωση των επόμενων δυο σειρών 94-95 οι οποίες έχουν κοινό προαγωγικό με τις τρεις 
παραπάνω.Επίσης θα επέλθει διατάραξη της επετηρίδας το οποίο θα δυσχεράνει την ομαλότητα στο 
στράτευμα. Θα ηταν νόμιμο και δίκαιο να συμπεριληφθούν και οι δυο σειρές ΑΣΣΥ 94-95 στο υπο ψήφιση 
νομοσχέδιο.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
ΑΣΣΥ ΣΜΥ 94
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Άλλη μια επιλεκτική λύση εν όψη εκλογών, οι οποία δεν λύνει το πρόβλημα, εξασφαλίζει μόνο κάποιες σειρές 
και το μεταφέρει στις επόμενες.Αναμενόμενο από αυτόν τον υπουργό που εδώ και τέσσερα δεν έκανε τίποτα 
για να λύσει τα πολλά και ουσιαστικά προβλήματα των στελεχών.Απλά άλλη μια ΚΟΡΟΪΔΙΑ.Ευχαριστούμε.
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Οι ευχαριστία προς τον ΥΕΘΑ, δηλώνει υποτέλεια και δεν χαρακτηρίζει τον Έλληνα Αξιωματικό. Προέβη σε μία 
αυτονόητη ενέργεια , αποκατάστασης μίας αδικίας, που νοιώθουμε στο πετσί μας 4 χρόνια, τέλος. Τώρα όσον 
αφορά την φράση , »οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
τις 31.12.2018», πως εννοείται ο όρος »πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας» ; Από την είσοδο στην 
Παραγωγική Σχολή ή από την αποφοίτηση και μετά; Διότι αν αφορά το διάστημα μετά την αποφοίτηση, 
φοβάμαι ότι οι απόφοιτοι τάξεων 94-95, δεν θα επωφεληθούν . Το νομοσχέδια στο σύνολο αν και προσπαθεί να
λύσει κάποια προβλήματα, ή να βάλει κάτω από το χαλί κάποια άλλα, έχει χρώμα και οσμή προεκλογική και 
ελπίζω να μην πέσουν στην παγίδα οι συνάδελφοι. Φυσικά τίποτα δεν θα έχει κανένα νόημα, αν προκηρυχθούν
εκλογές αρχές Ιανουαρίου 2023 και το Νομοσχέδιο δεν κατατεθεί στη Βουλή προς ψήφιση.
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Απαράδεκτος διαχωρισμός μεταξύ των αποφοίτων έως και το 1995 και των υπολοίπων αποφοίτων σειρών έως 
το 1998 διότι δεν υπάρχει καμία διαφορά μεταξύ τους. Ιδιαίτερα μεταξύ των σειρών αποφοίτων 1995 και 1996 
δημιουργείται μια παράλογη βαθμολογική καθυστέρηση, αξιωματικοί οι οποίοι έχουν ένα έτος διαφορά 
υπηρεσίας μεταξύ τους θα λάβουν οι δεύτεροι το επόμενο βαθμό 3 έτη αργότερα.
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Μία ιδιαίτερα θετική Κ συνάμα δίκαιη εξέλιξη για τους αποφοίτους ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν μέχρι το 1993 αλλά 
παράλληλα μία ακόμη μεγαλύτερη αδικία για τις αμέσως επόμενες σειρές που κατατάχθηκαν με το ίδιο νομικό 
πλαίσιο και τα ίδια δικαιώματα με τους προηγούμενους… Μία αδικία που αν μη τι άλλο έπρεπε να 
συμπεριληφθεί στο παρόν νομοσχέδιο αλλιώς δικαίως μπορεί να χαρακτηριστεί άδικο.
Ευχαριστώ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:54   

 

Η εφαρμογή του άρθρου 53 απλά μεταφέρει το πρόβλημα 3 τάξεις μετά.
Δηλ απόφοιτος εισαχθείς το 1994 σε ΑΣΣΥ θα δει κάποιον που κατατάχθηκε 10 μήνες πριν από αυτόν να έχουν 
έως 2 βαθμούς διαφορά το 2028 και διαφορετική οικονομική εξέλιξη.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   

 

Η εμμονή με τους Αξκους Ειδικών καταστάσεων προέλευσης ΑΣΣΥ είναι πλέον εξόφθαλμη, μέσα στο πάρτι των 
προαγωγών για όλο το στράτευμα , είναι η μόνη κατηγορία που βάλλεται τόσο βάναυσα. Καλά το πάτε 
συνεχίστε έτσι .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:46   

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, δλδ βαθμούς με μεγάλη διαφορά από τον βαθμο του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού δλδ τους ίδιους βαθμούς με τους 
αντιστοίχους και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, που είναι οι ίδιοι βαθμοί με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει 
κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Η «άνιση» μεταχείρηση και «στοχοποίηση» των αποφοίτων ΑΣΣΥ στελεχών Ελαφράς Υπηρεσίας και 
Υπηρεσίας Γραφείου(ΕΝΕΚΑ ΚΑΙ ΕΞΑΙΤΙΑΣ ΤΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ) δεν μπορεί να αποτελεί νόμο ενός δημοκρατικού 
ευνομούμενου κράτους!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   
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Είναι δυνατόν οι Αξκοι Ειδικών καταστάσεων προέλευσης ΑΣΣΥ, να έχουν την ίδια βαθμολογικοί εξέλιξη με 
Αξκους Ειδικών καταστάσεων προέλευσης ΕΜΘ ;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:59   

 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένη 
Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες 
δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται 
άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:46   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 , 14η ΣΜΥΝ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:27   
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Ενα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.
Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:34   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων τα έτη 1991-92-93.Η πράξη αυτή 
συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις ένοπλες δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:33    

 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλέον η βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, 
αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 
(Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιευμένηΑπόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι 
τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, 
κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, δλδ βαθμούς με μεγάλη διαφορά από τον βαθμο του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού δλδ τους ίδιους βαθμούς με τους 
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αντιστοίχους και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, που είναι οι ίδιοι βαθμοί με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει 
κατά 4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Η «άνιση» μεταχείρηση και «στοχοποίηση» των αποφοίτων ΑΣΣΥ στελεχών Ελαφράς Υπηρεσίας και 
Υπηρεσίας Γραφείου(ΕΝΕΚΑ ΚΑΙ ΕΞΑΙΤΙΑΣ ΤΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ) δεν μπορεί να αποτελεί νόμο ενός δημοκρατικού 
ευνομούμενου κράτους!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:45   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:26   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι εν λόγω Αξκοί , αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που 
θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί 
Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:28   

 

Ευχαριστούμε τον κο ΥΕΘΑ, διότι με το παρόν άρθρο αποκαθιστά την μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι 
απόφοιτοι ΑΣΣΥ, καταταγέντες τα έτη 91,92,93 και παράλληλα ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις ΕΔ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   
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1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:49   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:30   

 

Κύριε Υπουργέ ,

1990 

1993



Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

η επιτελική ομάδα σας θα επέτρεπε σε άλλη κατηγορία στελεχών αυτή την αδικία ???

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:28   

 

Ευχαριστουμε για την βαθμολογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων 91,92,93.
Η διόρθωση των στρεβλώσεων και αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
Ενόπλων Δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:41   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:07   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:40   
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1994



 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων τα έτη 1991-92-93.Η πράξη αυτή 
συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις ένοπλες δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:38   

 

Για ποιο λόγο δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών? Η αποκατάσταση 
μίας ‘αδικίας’ δεν περιλαμβάνει το σύνολο της αναδρομικότητας? Το κόστος είναι πέρα των δυνατοτήτων της 
ελληνικής οικονομίας?

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

1992 

1995



 

Ευχαριστούμε για την απαξίωση που απορρέει προς τον θεσμό των επαγγελματιών οπλιτών.
Ευχαριστούμε που αναγνωρίζεται η προσφορά μας και μας δείχνεται την πόρτα της εξόδου (χωρίς συνταξη) στα
50 έτη.
Τροποποιηστε τον ν. 445/74, προκειμένου να δύναται η δυνατότητα παραμονής στις ΕΔ, ούτως ώστε να 
συμπληρώνεται το ελάχιστο συνταξιοδοτικό δικαίωμα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:07   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   

 

Ευχαριστουμε για την βαθμολογικη αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων 91,92,93.
Η διόρθωση των στρεβλώσεων και αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των
Ενόπλων Δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:35   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:31   
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:31   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Στην διατύπωση του άρθρου να περιληφθούν οι καταλήκτικοι βαθμοί εξέλιξης των αναγραφόμενων 
κατηγοριών Αξιωματικών, όπως αυτοί περιγράφονται στην παρ. 8 του άρθρου 5 του ν.2439/1996, καθώς για 
τους Αξιωματικούς που προέρχονται από την κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 
160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), η παρ. 1α(5) του άρθρου 23 του 
ν.3883/2010 (Α’ 167), αναγράφει ως καταληκτικό βαθμό, τον βαθμό του Ταγματάρχη και αντίστοιχους, σε 
αντίθεση με το παρον άρθρο. Αυτό προκαλεί σύγχυση με αποτέλεσμα, Αξιωματικοί να μην προάγονται στον 
επόμενο βαθμό που δικαιούνται βάσει του παρόντος άρθρου.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 12:59   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:16   

 

ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΎΜΕ ΓΙΑ ΤΗΝ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΉ ΑΠΟΚΑΤΆΣΤΑΣΗ ΤΩΝ ΆΣΣΥ 91 92 93.ΤΟ ΠΑΡΌΝ ΝΟΜΟΣΧΈΔΙΟ ΈΡΧΕΤΑΙ 
ΝΑ ΕΞΑΛΕΊΨΕΙ ΑΔΙΚΊΕΣ ΚΑΙ ΣΤΡΕΒΛΏΣΕΙΣ ΤΟΥ ΠΑΡΕΛΘΌΝΤΟΣ. ΣΥΓΧΑΡΗΤΉΡΙΑ ΣΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΌ ΜΑΣ ΚΑΙ ΣΤΗΝ 
ΕΠΙΤΕΛΙΚΉ ΤΟΥ ΟΜΆΔΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:03   

1994 

1997



 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:20   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο Υπουργό Εθνικής Άμυνας καθώς και την επιτελική του ομάδα, διότι με το παρόν 
άρθρο στο σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
εισήλθαν στις τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων τα έτη 1991-92-93. Με τον τρόπο αυτό αποκαθίσταται οριστικά 
από την κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι ανωτέρω Αξιωματικοί λόγω 
στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς επάνω στο όριο των οροσήμων που θέτει η 
κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα ενισχύεται το περί Δικαίου 
Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Σμηναγός ΑΣΣΥ 93 (Απόφοιτος 45ης ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:20   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο Υπουργό Εθνικής Άμυνας καθώς και την επιτελική του ομάδα, διότι με το παρόν 
άρθρο στο σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης ΑΣΣΥ, οι οποίοι 
εισήλθαν στις τάξεις των Ενόπλων Δυνάμεων τα έτη 1991-92-93. Με τον τρόπο αυτό αποκαθίσταται οριστικά 
από την κυβέρνηση η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι ανωτέρω Αξιωματικοί λόγω στρεβλώσεων του 
παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς επάνω στο όριο των οροσήμων που θέτει η κείμενη νομοθεσία 
και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.
Σμηναγός ΑΣΣΥ 93 (Απόφοιτος 45ης ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:55   

 

Ευχαριστώ τον Αξιότιμο κ. ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται 
το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξιωματικών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 
1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία 
που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος.
Η διόρθωση των στρεβλώσεων αυτών, καθώς και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα 
δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   

 

1995 

1998



Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:11   

 

Προφανώς η «σπουδή» ΚΑΙ αυτού του άρθρου εντάσσεται στο πλαίσιο της «επιβράβευση ς»…όλων όσων έχουν 
μπει στις ένοπλες δυνάμεις εκτός πανελληνίων…(είχαν μείνει λίγοι ακόμα με εξαίρεση την τάξη του 
1995).Αλίμονο σε αυτούς που μπήκαν αξιοκρατικά…συνεχίστε μέχρι το λυκόφως…πλήρης αγανάκτηση και 
απογοήτευση…

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   

 

Δηλαδή κάτι κοπέλες που μπήκαν με 19 στις σχολές θα μείνουν κατώτερες τα 34 χρόνια. Λίγος σεβασμός δε 
βλάπτει.
Καλό είναι να ισχύσει για όλους τους Ασσυ ανεξαρτήτως χρονικής περιόδου

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών προεχόμενων από τις ΑΣΣΥ καταταγέντων 
91 92 93. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου 
στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:40   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:45   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 

1996 

1999



ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:50   

 

Το άρθρο 53 κινείται στην σωστή κατεύθυνση καθώς μεριμνά για την άρσης της αδικίας που είχε δημιουργηθεί 
σε Αποφοίτων ΑΣΣΥ (ΣΞ-ΠΝ-ΠΑ) καταταγέντων 1991, 1992 και 1993 (τάξεων 1993, 1994, 1995). Λαμβάνοντας 
όμως υπόψιν τον Ν.3883/2010 ο οποίος ξεκάθαρα δεν διαφοροποιεί τουλάχιστον για τις δυο επόμενες σειρές 
ΑΣΣΥ καταταγέντων το έτος 1994,1995 (τάξεις 1996,1997) την βαθμολογική τους εξέλιξη, το σωστό θα ήταν να 
ισχύει για καταταγέντες έως και 31/12/95.
Επιπρόσθετα η Προκήρυξη Διαγωνισμού των ΑΣΣΥ (Εγκύκλιος Εισαγωγής στις τάξεις των Ε.Δ.), και δη της Π.Α. 
των ετών 1991-1995, προέβλεπε τις ίδιες ακριβώς διατάξεις και κριτήρια, χρόνους προαγωγής καταληκτικούς 
και βαθμούς αποστρατείας.
Σε μεταγενέστερο χρόνο καλό θα ήταν να υπάρξει μέριμνα και για τις επόμενες σειρές καταταγέντων ως και το 
2010, καθώς και για την ομαλότερη μετάβαση από το ένα καθεστώς στο άλλο.
Τέλος ελπίζω ότι η ηγεσία του υπουργείου και το σύνολο των βουλευτών θα προάγουν τις αλλαγές που πρέπει 
για έναν δίκαιο νόμο και την εύρυθμη λειτουργία του Στρατεύματος.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:19   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, καθώς και την επιτελική του ομάδα, αφού με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.
Έτσι αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη 
Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω στο όριο των 
οροσήμων, που ορίζει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. Παράλληλα έτσι 
ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (Σειρά: 14η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 

1997 

2000



δυνάμεων.
45η Σειρά ΣΤΥΑ

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγεντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων

Αξιωματικός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:10   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:25   
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:21   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:51   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:58   

 

Κύριε Υπουργέ κ Υφυπουργέ

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».

1999 

2002



«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:19   

 

Ευχαριστούμε για την απόφαση για τη βαθμολογική αποκατάσταση των Αξιωματικών εκ ΑΣΣΥ που έχουν 
καταταγεί τα έτη 1991-92-93. Η αποκατάσταση των αδικιών τόσων ετών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις 
τάξεις των ενόπλων δυνάμεων. Ευχαριστούμε και πάλι.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:01   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:57   

 

Ευχαριστώ τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται
το βαθμολογικό ζητήμα των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την τωρινή κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι προαναφερθέντες Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας και παράλληλα ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:33   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:18   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:54   

 

Ευχαριστούμε πολύ. Η δικαίωση άργησε αλλά τελικά αίτημά μας βρήκε ανταπόκριση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:23   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΣΜΥ 95

2001 

2004



 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:25   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93.
Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις 
των ενόπλων δυνάμεων.
Λαγούρας Στέργιος 45η

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:43   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:07   ΑΓΓΕΛΙΚΗ Κ.

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:19   
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Σχόλιο Νο 1:

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:50   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:49   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:48   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
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και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:37   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:25   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:22   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:21   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:24   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:34   

 

Ευχαριστούμε την ηγεσία του ΥΕΘΑ, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου επιλύεται το βαθμολογικό ζητήμα των 
Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ, καταταγέντων 1991-92-93. Με αυτό τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά η 
μακροχρόνια αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, κάτι που 
ενισχύει και το αίσθημα δικαίου στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:20   

 

Ευχαριστούμε για την βαθμολογική αποκατάσταση των αδικιών των τάξεων ΑΣΣΥ 93-94-95.Με την κείμενη 
νομοθεσία και το παρόν άρθρο δίνεται λύση στην μακροχρόνια αδικία και στο αίτημα των αξκων για ισότιμη 
μεταχείρηση.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:43   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 

2006 

2009



ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:52   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

(45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:59    

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:57   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 

2007 

2010



του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:30   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:42   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:18   
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Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:18   

 

ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΟΙ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΩΝ 3 ΟΠΛΩΝ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ , ΚΑΤΟΧΟΙ ΠΤΥΧΙΟΥ ΑΕΙ, 
ΚΡΙΝΟΜΕΝΟΙ ΩΣ ΕΥΔΟΚΙΜΩΣ ΤΕΡΜΑΤΙΣΑΝΤΕΣ ΤΗ ΣΤΑΔΙΟΔΡΟΜΙΑ ΤΟΥΣ ΚΑΙ ΟΣΟ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΕΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ 
ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΕΝ ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΙΑ ΜΕ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΛΑΜΒΑΝΟΥΝ ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ. ΔΙΟΤΙ ΑΝ ΚΑΙ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ, ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ
Η ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΗ – ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΑΠΟ ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΚΑΙ ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ 
ΤΑΜΕΙΑ.

ΕΠΟΜΕΝΩΣ ΟΣΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ ΩΣ EN/EN ΦΕΡΟΥΝ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΠΛΗΡΩΝΟΝΤΑΙ ΜΕ ΑΠΟΔΟΧΕΣ 
ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ ΔΙΟΤI ΤΟ Β ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟ ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ 
ΔΕΝ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΤΟ ΒΑΘΜΟ ΤΟΥ ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΑ – ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ ΕΝΩ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΑ. ΜΕ 
ΤΗΝ ΑΠΟΣΤΑΤΕΙΑ ΕΠΙΣΗΣ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΖΟΝΤΑΙ ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΑ ΩΣ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΕΣ. ΤΑ ΜΕΤΟΧΙΚΑ ΤΑΜΕΙΑ 
ΕΠΙΣΗΣ ΕΦΑΡΜΟΖΟΥΝ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΜΕΡΙΣΜΑΤΙΚΗ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΥΤΟ ΘΑ ΠΡΕΠΕΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΑ ΝΑ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΘΕΙ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΑ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:06   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 

2009 

2012



δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:30   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:09   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93) .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:09   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

2010 

2013



3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:19   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:02   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.

2011 

2014



5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:50   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:50   

 

Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους 
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:21   

 

2012 

2015



Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:25  

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:41   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:50   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:58   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:26   

 

2013 

2016



Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:12   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:49  

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:04     

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:13   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:05   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

2014 

2017



 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:23   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 07:58   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 06:54  

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 06:28   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 06:18   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 06:16   

2015 

2018



 

Θα ήθελα πάρα πολύ ο Υπουργός να μας εξηγήσει: Πώς γίνεται Αξιωματικοί που έχουν διαφορά εισαγωγής στις
ΑΣΣΥ 12 ή 18 μήνες (έτος 1993) ΝΑ ΠΡΟΚΥΠΤΕΙ ΔΙΑΦΟΡΑ 6 ΕΤΩΝ ??? Πως είναι δυνατόν ΟΙ ΕΙΣΑΧΘΕΝΤΕΣ ΤΟΥ 
1994 ΣΤΙΣ ΑΣΣΥ να δεχθούν αυτό το νομοσχέδιο έκτρωμα χωρίς καν, ίχνος σταδιακής προσαρμογής στο νέο 
βαθμολογικό καθεστώς ;;; Πως είναι δυνατόν ΟΙ ΕΙΣΑΧΘΕΝΤΕΣ ΤΟΥ 1994 ΣΤΙΣ ΑΣΣΥ να δεχθούν αυτό το 
νομοσχέδιο έκτρωμα ΚΑΙ ΝΑ ΑΠΟΚΛΕΙΟΝΤΑΙ από τις διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 219)??? Αποκλείεις δηλαδή Αξιωματικούς του 1994 από νόμο 
του 1996 ??? Ντροπή και μόνο ντροπή να ισχύει το άρθρο μέχρι αυτούς που συμπληρώνουν 25 έτη μέχρι 
Δεκέμβριο του 2018. Ντροπή. Ραντεβού εκεί που πρέπει.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 06:57   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΣΜΥ 95

 16 Δεκεμβρίου 2022, 02:20   

 

Ευχαριστούμε τόσο τον Αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ όσο και την επιτελική του ομάδα γιατί με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το Βαθμολογικό ζήτημα, των άξιων προέλευσης ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα έτη 1991-92-
93 . Με τον τρόπο αυτόν αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια αδικία που 
υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν ακριβώς πάνω 
στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας επετηρίδας. 
Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 , 14η ΣΜΥΝ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 01:45   

 

Για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93, Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η 
αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων. Ηταν μια 
αδικία που έπρπε να μην είχε φτάσει σε τούτο το σημείο που είμαστε σήμερα , αλλά Κάλλιο αργά ποτέ λοιπόν 
που Πρυτάνευσε η λογική .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 01:22   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

2016 

2019



 16 Δεκεμβρίου 2022, 01:04   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 01:35   

 

1. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ υπέβαλε τεκμηριωμένη και εμπεριστατωμένη
με επιχειρήματα πρόταση για την βαθμολογική και μισθολογική αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων (υπηρεσίας γραφείου, ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας ξηράς, υπηρεσίας εδάφους).

2. Στις κατηγορίες αυτές μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα παρουσιάζουν 
βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα κρίθηκαν από τις 
αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν επιτελικά καθήκοντα – 
υπηρεσίες γραφείου.

3. Με την παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 ο ανώτερος βαθμός που μπορούν να εξελιχθούν οι 
Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου – ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, 
Υποπλοιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου και Ανθυποπλοιάρχου οι υπηρεσίας ξηράς Πληρωμάτων Στόλου από 
ΑΣΣΥ.

4. Με την παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να εξελιχθούν οι 
Αξιωματικοί των Ειδικών Καταστάσεων είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, Συνταγματάρχη οι 
ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι ελαφράς 
υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.

5. Συνεπώς με την εφαρμογή της νομοθεσίας από το έτος 2010 δεν τους απονέμονται έως 4 βαθμοί, με 
αποτέλεσμα τη δημιουργία στρεβλής κατάστασης ανισότητας και την εκ πλαγίου καταστρατήγηση της 
ιεραρχίας προσθέτοντας επιπρόσθετα προβλήματα και αδικίες στις μισθολογικές τους αποδοχές λόγω της 
καθήλωσης των μισθών σε χαμηλά επίπεδα, αφού τα μισθολογικά κλιμάκια βρίσκονται σε συνάρτηση του 
καταληκτικού τους βαθμού. Έτσι «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και 
λιγότερο μισθό, έναντι ομοίων κατηγοριών στρατιωτικών και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη 
σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.

6. Είναι πολύ θετικό ότι δεν έχουν καμία επίπτωση στην βαθμολογική τους εξέλιξη οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων που ανήκουν στην κατηγορία των μονιμοποιηθέντων Εθελοντών του Ν.Δ. 445/74, οι 
μονιμοποιηθείσες Εθελόντριες του Ν.705/77, οι αντίστοιχοι Αξιωματικοί υπηρεσίας γραφείου των λοιπών 
Σωμάτων Ασφαλείας (Αστυνομίας, Πυροσβεστικής, Λιμενικού), και οι αντίστοιχοι Μόνιμοι Υπάλληλοι του 
ευρύτερου Δημοσίου κ.α. Έτσι είναι οι μοναδικοί που έχουν υποστεί διακριτή διοικητική βαθμολογική και 
μισθολογική κρίση και μεταχείριση αφού δεν αντιμετωπίζονται ισότιμα έναντι όλων των άλλων όμοιων 
κατηγοριών στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας και του Δημοσίου τομέα.

7. Στην αιτιολογική έκθεση του Ν.3883/2010 δεν αναγράφεται τίποτα για το άρθρο 23 και σε ερωτήματα 
κοινοβουλευτικού ελέγχου από τη Νέα Δημοκρατία και την Ελληνική Λύση η επίσημη απάντηση του ΥΠΕΘΑ είναι
κυρίως ότι «Αποτυπώνεται δε η κρίση της Υπηρεσίας περί του καταληκτικού βαθμού Αξιωματικών που τελούν 
σε Ειδικές Καταστάσεις, έχουν ορισμένες προελεύσεις και επιτελούν ένα συγκεκριμένο έργο», χωρίς αυτό να 
αιτιολογείται.

8. Στις Ένοπλες Δυνάμεις η Ηγεσία, η Διοίκηση, η Ιεραρχία και η Πειθαρχία που είναι η βασική στρατιωτική 
αρετή και η πρωταρχική δύναμη που διατηρεί σε συνοχή το Στρατό, είναι αλληλένδετα και διέπονται από 
κανόνες. Υποχρέωση όλων των επιπέδων διοίκησης και ηγεσίας, είναι η αξιοποίηση και εκμετάλλευση του 
ανθρωπίνου δυναμικού, η ορθολογική διαχείρισή του με βάση τις δυνατότητες και τις ανάγκες, με αξιοπρεπή 
και δίκαιο χειρισμό. Έτσι απαιτείται να δίδεται ιδιαίτερη σημασία και στήριξη στον ανθρώπινο παράγοντα 
δείχνοντας την ανάλογη εμπιστοσύνη στους Αξιωματικούς, που έχουν εξαιρετικά καθήκοντα και ευθύνες επειδή
αποτελούν τον παράγοντα ισχύος για να υπάρχει η ευοίωνη προοπτική προκειμένου να εξασφαλίζουν την 
άμυνα της Χώρας, να υπερασπίζουν την Εθνική ανεξαρτησία και την εδαφική ακεραιότητα της Πατρίδας μας.

9. Ωφέλιμο είναι να λαμβάνονται όλα τα αναγκαία μέτρα που θα θεραπεύουν όλες τις ανισότητες που έχουν 
προκύψει διαχρονικά ομαλοποιώντας τη ζωή των στελεχών για να επιτευχθεί μεγαλύτερη ισονομία και όπου 
απαιτείται θα πρέπει να αποτελεί διαπραγμάτευτη προτεραιότητα η έμπρακτη αλληλεγγύη και η συμπόνια. Η 

2017 

2020



αρμονική συνεργασία σε ένα σύνολο ανθρώπων, που υπηρετούν τον ίδιο σκοπό είναι αναγκαία μεταξύ τους, 
για την καλύτερη αντιμετώπιση των προβλημάτων και την αρτιότερη από κοινού εκπλήρωση της αποστολής. 
Για την επίτευξη του στόχου αυτού απαιτείται αμοιβαίος σεβασμός του ανθρώπου προς άνθρωπο και αμοιβαία 
εμπιστοσύνη.

10. Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή 
Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή 
και το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η 
Εθνική Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου. Διαφαίνεται ότι εφαρμόζεται μία αναιτιολόγητη 
αντισυνταγματική διάκριση την οποία οφείλει να άρει η Πολιτεία διότι οι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί 
δυσμενείς συνέπειες και αναμένουν να ανακάμψει το ηθικό τους που προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων 
Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας.

11. Συναφώς με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών – 
Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνει τα παρακάτω ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών 
Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν 
καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του
Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων
των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου,
Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

12. Η ΠΟΜΕΝΣ σας καλεί να προβείτε στις απαιτούμενες ενέργειες εξάλειψης αυτών των αδικιών για την ομαλή 
αποκατάσταση της δυσμενής διοικητικής βαθμολογικής και μισθολογικής κρίσης των Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων και πιστεύουμε ότι υπάρχει πεδίο εφαρμογής νομικών και διοικητικών παραμέτρων, τηρώντας 
την αρχή της ίσης μεταχείρισης καθώς και την εμπέδωση του απαιτούμενου σεβασμού και του αισθήματος 
δικαίου στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων.

13. Είναι υποχρέωσή όλων μας να βοηθήσουμε, ώστε κάθε άνθρωπος να ζει σε μια κοινωνία που δεν 
νομιμοποιείται η ανισότητα και δεν θα υφίσταται διακρίσεις που οδηγούν στην περιθωριοποίηση, την 
καταπίεση και την ταπείνωση. Η επίλυση των προβλημάτων των εν ενεργεία στρατιωτικών συμβάλει στην 
βελτίωση τόσο της οικογενειακής καθημερινότητας, όσο και της παραγωγικότητάς τους εντός της Υπηρεσίας 
και δρα ως μια κοινή συνισταμένη, σαν μια οικογένεια, στην οποία κανείς δεν περισσεύει.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1487-pomens-misthologiki-vathmologiki-ekseliksi-akskon-
eidikon-katastaseon-eks-assy?fbclid=IwAR1GiUrk1Uto-FciIfiyVYWi_BL7U4ih6HA0NgS3GMJeEVQp_IxZs4j__NE
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Προτείνω να συμπεριληφθεί στο παρόν άρθρο η επίλυση του θέματος της Βαθμολογικής και μισθολογικής 
αποκατάστασης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι προελεύσεως ΑΣΕΙ
να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη, διότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας, 
ως οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί των άλλων 
κατηγοριών.
Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
Συναφώς προτείνω τα παρακάτω:

2018 

2021



α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Προτείνω μέσα από το παρόν νομοσχέδιο να επιλυθεί το θέμα του καταληκτικού βαθμού των Αξιωματικών 
Ειδικών Καταστάσεων έτσι ώστε οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι 
προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη διότι κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στον βαθμό και δεν εξελίσσονται όπως οι 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων άλλων κατηγοριών.
Συναφώς και με αποκλειστικό γνώμονα το όφελος τόσο της Υπηρεσίας όσο και των Αξιωματικών γενικότερα σε
εργασιακό, οικογενειακό και οικονομικό επίπεδο, για να επιλυθούν οριστικά αυτές οι αδικίες προτείνω:
α. Την κατάργηση της υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.
β. Την τροποποίηση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Την τροποποίηση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Θα ήθελα να αναφερθώ στο θέμα της διάκρισης, που υφίστανται οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων έναντι 
όλων των άλλων όμοιων κατηγοριών Στρατιωτικού μονίμου προσωπικού καθώς και των Σωμάτων Ασφαλείας 
και του Δημοσίου τομέα γενικότερα με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» βαθμολογικά και μισθολογικά, με 
μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, 
εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα τους.
Οι Διοικητικές βαθμολογικές – μισθολογικές διακρίσεις, αποτελούν παραβίαση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 

2019 

2022



κατά το διεθνές, το ευρωπαϊκό και το εθνικό δίκαιο και προστατεύονται από την Επιτροπή Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, το Συμβούλιο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων – Οικονομική Περιοδική Επιτροπή και το 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου ενώ πρόσφατα με το Ν.4780/2021 συγκροτήθηκε η Εθνική 
Επιτροπή για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου.
Oι Αξιωματικοί αυτοί έχουν υποστεί δυσμενείς συνέπειες και ευελπιστούν να ανακάμψει το ηθικό τους που 
προάγει το αξιόμαχο των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο είναι ζωτικής σημασίας και αναμένουν τουλάχιστον οι 
προελεύσεως ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό 
βαθμό Συνταγματάρχη.
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Προτείνονται τα παρακάτω διότι δύναται και είναι αναγκαίο οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως
ΑΣΕΙ να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό 
Συνταγματάρχη:
α. Η υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 καταργείται.
β. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
γ. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επιλυθεί από το παρόν σχέδιο Νόμου είναι η «Βαθμολογική και Μισθολογική 
Αποκατάσταση των Αξκών Ειδικών Καταστάσεων».
Είναι αδιανόητο να έχουμε Αξκούς διαφορετικών ταχυτήτων, αυτών που νόσησαν πριν την 24/09/2010 που 
δημοσιεύτηκε ο Ν.3883/2010 και αυτών που νόσησαν μετά. Είναι άνισο και αντισυνταγματικό απόφοιτοι της 
ίδιας προελεύσεως και τάξεως ή νεότεροι να έχουν τον καταληκτικό βαθμό γιατί «είχαν την τύχη να νοσήσουν 
μέχρι στις 23/09/2010» και κάποιοι που είχαν την ατυχία να νοσήσουν από 24/09/2010 και μετά, να μην τους 
απονέμονται έως τέσσερις βαθμοί, με αποτέλεσμα να «τιμωρούνται» διότι θα έχουν λιγότερο μισθό και 
αργότερα όταν αποστρατευθούν θα έχουν λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφαπάξ και ΒΟΕΑ.

2020 

2023



Η αρρώστια δεν έχει ημερομηνία, μην διαχωρίζετε του Αξκούς έτσι, την ίδια πατρίδα υπηρετούν.
Προτείνω να τροποποιηθεί το άρθρο 23 του Ν.3883/2010 έτσι ώστε οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς 
Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας 
Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας Εδάφους.
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)
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Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκος ΑΣΣΥ τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:58   

 

1. Οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, με φοίτηση 2-3 έτη σε στρατιωτική Σχολή, έχουν τους
καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ κατώτερους του βαθμού του 
Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους άλλους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
2. Οι Εθελοντές Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων, χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική 
Σχολή, έχουν ως καταληκτικούς βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους 
και ίδιους με τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
3. Οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977 
Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων χωρίς φοίτηση σε στρατιωτική Σχολή έχουν τους καταληκτικούς βαθμούς 
του Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη, ήτοι ίδιους βαθμούς με τους αντιστοίχους και έχουν ξεπεράσει κατά 
4 βαθμούς τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
4. Για τις λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο Γενικότερα δεν υπάρχει καμία επίπτωση.
5. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευθούν με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:07   

 

Ευχαριστούμε Κύριε Υπουργέ για τη νομοτεχνική ρύθμιση αποκατάστασης της βαθμολογικής-σταδιοδρομικής 
εξέλιξης των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η άρση της άνισης αντιμετώπισης,των στρεβλώσεων του 
παρελθόντος και της καταστρατήγησης της ιεραρχίας,η οποία διασάλευε το ηθικό και την υπόσταση των 
αποφοίτων των άνωθεν τάξεων,αποκαθίσταται μετά από πολυετή αναμονή.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:48   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζήτημα,των Αξκών της προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά 
τα έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:06  

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:24   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:39   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:26   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:29   

 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ
Ως Τομεάρχης της Γραμματείας ΑΣΣΥ της ΠΟΜΕΝΣ σας γνωστοποιώ ότι στο παρόν σχέδιο Νόμου με θέμα: 
«Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων 
Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» δεν υπάρχει η μέριμνα που αναμέναμε για την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε κρίσιμα ζητήματα σταδιοδρομικής φύσης των στελεχών των ΕΔ, καθώς και τη 
βελτίωση και την αντιμετώπιση των διαπιστωμένων αδυναμιών.
Προτείνω να συμπεριληφθούν στο παρόν άρθρο η:
α. Αποκατάσταση της βαθμολογικής εξέλιξης των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1984 έως 1993 – τάξεων 1986 έως 1995.
β. Βαθμολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων, προκειμένου οι προελεύσεως ΑΣΕΙ να 
έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, 
υλοποιώντας και την απόφασης της Ελληνικής Δικαιοσύνης.
γ. Βαθμολογική εξέλιξη των Αξιωματικών αποφοίτων ΑΣΣΥ κρινόμενων με τον Ν.3883/2010, που αφορά τους 
καταταγέντες ΑΣΣΥ 1994 – τάξεως 1996 και εντεύθεν ώστε να προάγονται σε Άνχη μετά από 34 έτη και σε Σχη 
μετά από 35 έτη υπηρεσίας.
https://www.pomens.gr/enimerosi/epistoles/1983-pomens-apokatastasi-adikion-akskon-proelefsis-assy-
tropologies-aitiologikes-ektheseis
Το μήνυμα της ΠΟΜΕΝΣ για το επικείμενο Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι ότι:
«Ευελπιστούμε στην Αποκατάσταση της Ιεραρχίας στις Ένοπλες Δυνάμεις μέσω της Αποκατάστασης της 
Βαθμολογικής Εξέλιξης αποφοίτων Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ)».

Προτείνονται τα παρακάτω προκειμένου να ρυθμιστούν τα θέματα Ιεραρχίας – Κρίσεων και προαγωγών των 
Αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ):
α. Η παράγραφος 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ 
ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».
β. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».
γ. Οι υποπαράγραφοι β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 (Α΄ 219) καταργούνται.
δ. Η παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«ε. Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».
ε. Η παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«5. Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».
στ.Η παράγραφος 4 του άρθρου 27 του Ν.3883/2010 (Α΄ 167) αντικαθίσταται ως εξής:
«4. Ειδικά για τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Υπαξιωματικούς αποφοίτους ΑΣΣΥ, ο χρόνος 
παραμονής ανά βαθμό έχει ως εξής:
α. Για την προαγωγή των Ανθυπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
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βαθμό.
β. Για την προαγωγή των Υπολοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο 
βαθμό.
γ. Για την προαγωγή των Λοχαγών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τεσσάρων (4) ετών στο βαθμό.
δ. Για την προαγωγή των Ταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση τριών (3) ετών στο βαθμό.
ε. Για την προαγωγή των Αντισυνταγματαρχών και αντιστοίχων απαιτείται η συμπλήρωση ενός (1) έτους στο 
βαθμό».

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:11   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:24   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:14   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:55   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:55   
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Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:50   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:46   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκος ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:08   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ )

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:25   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ Τάξη 95 (13η ΣΜΥΝ )
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:28   

 

Με αυτό το σύνθημα πιστέψαμε στην Νέα Δημοκρατία. Η κυβέρνηση των «αρίστων». Και έρχεται το ΑΡΘΡΟ 53 
και με έναν επαίσχυντο τρόπο, ξεφτιλίζει τους εισαχθέντες στις ΑΣΣΥ το έτος 1994. Μετά λοιπόν από 28 χρόνια 
υπηρεσίας, η κυβέρνηση με αυτό το άρθρο ΤΙΜΩΡΕΙ την ΠΡΩΤΗ ΣΕΙΡΑ ΠΟΥ ΕΙΣΗΧΘΕ ΣΤΙΣ ΑΣΣΥ ΜΕΣΩ 
ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΩΝ ΕΞΕΤΑΣΕΩΝ. Δημιουργεί ένα αδιανόητο & ανεξήγητο χάσμα μεταξύ Αξιωματικών, βαθμολογικό 
& οικονομικό. Η συμπεριφορά ΑΥΤΗΣ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ προκαλεί θλίψη και οργή. Θλίψη γιατί βλέπεις 
ανθρώπους που ψήφισες και πίστεψες, να λειτουργούν άδικα, να λειτουργούν με αδιαφορία, να λειτουργούν 
επιπόλαια χωρίς την παραμικρή αίσθηση δικαιοσύνης & ηθικής. Προκαλεί οργή γιατί συμπεριφέρεται ΧΩΡΙΣ 
ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ σε Αξιωματικούς με 28 χρόνια Υπηρεσία. Η κυβέρνηση των ΑΡΙΣΤΩΝ απέτυχε παταγωδώς και μας 
εξέπληξε ανάπαντεχα δυσάρεστα.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:40   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 1995 (εισαγωγή 1993)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:48   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:11   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (45η ΣΤΥΑ)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:47   

2026 

2029



 

Στο σωστό δρόμο επιτέλους το παρόν νομοσχέδιο για την επίλυση του βαθμολογικού ζητήματος των αξκών 
ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991-92-93.Ετσι ενισχύεται το περί δικαίου αίσθημα στις ένοπλες 
δυνάμεις.Συγχαρητήρια

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:02   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 00:07   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:54    

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΑΣΣΥ 93 (14η ΣΜΥΝ)

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:13   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΣΜΥ 95

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:01   

2027 

2030



 

Η βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93 αποτελεί ένα δίκαιο αίτημα το οποίο μετά από 
πολλά χρόνια προσπαθειών οδεύει προς ικανοποίηση-επίλυση. Η διόρθωση των στρεβλώσεων και η 
αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:12   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:26   

 

Ευχαριστούμε τον Αξιότιμο κο ΥΕΘΑ, όσο και την επιτελική του ομάδα, καθώς με το παρόν σχέδιο νόμου 
επιλύεται το βαθμολογικού ζητήμα, των Αξκών προέλευσης αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι οποίοι κατατάχθηκαν κατά τα 
έτη 1991-92-93. Με αυτόν τον τρόπο αποκαθίσταται οριστικά από την παρούσα κυβέρνηση, η μακροχρόνια 
αδικία που υπέστησαν οι υπόψη Αξκοί λόγω των στρεβλώσεων του παρελθόντος, αφού καταλαμβάνονταν 
ακριβώς πάνω στο όριο των οροσήμων, που θέτει η κείμενη νομοθεσία και οι αρχές διατήρησης της οικείας 
επετηρίδας. Παράλληλα έτσι ενισχύεται το περί Δικαίου Αίσθημα στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Αξκός ΣΜΥ 95

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:17   

 

Καλά κάνουν οι συνάδελφοι τάξης ΄95 και μπαίνουν στο παλιο βαθμολογικό.’Ομως θεωρείται δίκαιο αυτοι που 
συμπληρώσαν το 2018 με αυτους που συμπληρωσαν το 2019 (τάξεις ΠΑ.ΠΝ.ΣΞ 96 που εισήχθησαν αποκλειστικα
με πανελλήνιες εξετάσεις), να αποκτήσουν σε μία νύχτα 5 έτη βαθμολογικής διαφοράς?
Δεν θα ήταν δικαιότερο να γίνει σταδιακά η μετάβαση σε αυτό το βαθμολογικό και για τις επόμενες σειρές?
Βαρεθήκαμε πια να εξευτιλίζετε τις ένοπλες δυνάμεις με ψηφοθηρικά ημίμετρα και να σπείρετε διχόνοια 
αναμεσά μας.
Τα λέμε στις εκλογές.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:17  

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:53   

2028 

2031



 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:18   

 

Στο πρώτο εδάφιο η προθεσμία μέχρι την οποία συμπληρώνεται η εικοσιπενταετία πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας θα πρέπει να είναι μέχρι 31/12/20 καθόσον σε αυτές τις χρονιές δεν υπάρχει καμία άλλη 
διαφοροποίηση στο νομικό πλαίσιο. Θα αποτελεί αδικία να εξαιρεθούν χωρίς κανένα λόγω από αυτή τη 
τροποποίηση.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:00   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

ΑΞΚΟΣ ΑΣΣΥ 93

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:44   

 

Μια ρύθμιση η οποία κινείται προς τη σωστή κατεύθυνση και διορθώνει μια τεράστια αδικία και καλύπτει ένα 
πολύ μεγάλο κενό που είχε δημιουργηθεί μεταξύ των σειρών 1990 με αυτές του 1991 και μετά. Η απορία όμως 
που γεννάται είναι η εξής:
μήπως διορθώνει και καλύπτει κενό μεταφέροντας την αδικία 3 χρόνια αργότερα;; η σειρά δηλαδή του 1994 
που μόλις έγιναν Σμηναγοί θα δουν τους 2ετείς τους να γίνονται Επισμηναγοί και σε τέσσερα χρόνια που ακόμα
θα είναι Σμηναγοί θα τους δουν να γίνονται και Αντισμήναρχοι. Η πρόταση της Πομένς για αλλαγές και στο 
βαθμολογικό των επόμενων σειρών (1994 και μετά) γιατί δε συμπεριλήφθηκε;

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:07   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.
Αξκός ΣΜΥ 95 (εισαγωγή 93)

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:36   

 

2029 

2032



Δυστυχώς, πλήρης απογοήτευση και πάλι. Παρότι κατατέθηκαν προτάσεις

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:50   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91 92 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Αξκος ΑΣΣΥ 93(45η ΣΤΥΑ)

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:06   

 

Η ανωτέρω ρύθμιση είναι σύμφωνη με την συνταγματική αρχή της ισότητας και της ισονομίας των Ελλήνων?
Χιλιάδες στρατιωτικοί μετατίθενται για χρόνο διοικήσεως, έστω και αν τους λείπουν 2 ή 3 μήνες διοικήσεως, 
υποβάλλοντας έτσι τους εαυτούς τους και τις οικογένειες τους σε διαρκή ταλαιπωρία και οικονομική αφαίμαξη.
Στις δηλώσεις φρουράς προτίμησης υπάρχει εδάφιο αιτιολόγησης, στο οποίο αναγράφεται σαφώς, η επιθυμία 
μετάθεσης για συμπλήρωση χρόνου διοικήσεως. Αν κάποιος για τους δικούς του λόγους δεν επιθυμεί να 
μετατεθεί για χρόνο διοικήσεως, γιατί πρέπει να του χαριστεί η υποχρέωση συμπλήρωσης του χρόνου?
Με τη συγκεκριμμένη ρύθμιση αδικούνται όλοι αυτοί που εκπληρώνουν τις υποχρεώσεις προαγωγής τους και 
επιβραβεύονται αυτοί που δεν μεριμνούν για αυτή.
Εφόσον κάποιος δεν συμπλήρωσε τον χρόνο διοικήσεως με τον τρόπο που προβλέπεται με ευθύνη της 
Υπηρεσίας ή όχι, υπάρχει πάντα υπεύθυνος που λογοδοτεί για αυτό και υπόκειται τις όποιες συνέπειες.
Οσοι μετατέθηκαν κατα το παρελθόν για χρόνο διοικήσεως θα αποζημιωθούν με κάποιο τρόπο και αν ναι με 
ποιο? Διότι με τη παρούσα ρύθμιση αυτοί αδικούνται.
Εάν η πολιτεία θέλει να επιλύσει το πρόβλημα αντί να κάνει ¨δώρα¨, ας μειώσει για όλους τον χρόνο 
διοικήσεως, διότι αυτό επιβάλλεται σε μια δημοκρατία, όχι οι κατά περίπτωση και κατά το δοκούν, ρυθμίσεις.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:02   

 

Για ακόμη μια φορά άνιση μεταχείριση των Αξκων ελαφρας υπηρεσιας προερχόμενων από ΑΣΣΥ
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:20   

 

Είναι αδιανόητο να προτείνετε νέος διαχωρισμός μέσα στην κατηγορία αποφοίτων 1991-1995 που είχαν κοινό 
προαγωγικό μέχρι τώρα και να τα «δίνεται» όλα μέχρι το 1993 χωρίς καμία αναλογικότητα. Δημιουργείται έτσι 
νέο χάσμα με τη σειρά 1994 και 1995 οι οποίες θα έχουν έως και 2 βαθμούς διαφορά με αυτούς που μπήκαν ένα
χρόνο νωρίτερα (!!!) Απίστευτη διάκριση που σίγουρα θα δημιουργήσει μεγαλύτερα προβλήματα από όσα θα 
λύσει εφόσον όλες αυτές οι σειρές μπήκαν με το ίδιο καθεστώς.

2030 

2033



 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:14   

 

Ο ίδιος ο υπουργός είπε ότι δεν λύνει όλα τα προβλήματα.Θα συμφωνήσω ,και θα συμπληρώσω ότι δημιουργεί 
και περαιτέρω.Παντως με το άρθρο 53 θα έχει απέναντι του 28 σειρές ΑΣΣΥ γιατί μπορεί να ικανοποιεισαι τρεις 
σειρές ως προς το βαθμολογικό όμως οι υπόλοιπες 28 σειρές τι;Αν νομίζετε ότι αυτό είναι δίκαιο τι να πω!!!

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:45   

 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:41   

 

θα επρεπε να προβλέπεται και αναδρομική καταβολή των αντίστοιχων αποδοχών. αυτο ειναι το δίκαιο !!

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:41    

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλει στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:59   
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ΠΡΟΤΕΙΝΕΤΑΙ Η ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ, 
ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΑΣΣΥ, ΠΡΟΚΕΙΜΕΝΟΥ ΝΑ ΕΧΟΥΝ ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΟ ΒΑΘΜΟ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ, ΥΛΟΠΟΙΩΝΤΑΣ ΤΗΝ ΑΠΟ 
30 ΣΕΠ 21 ΔΗΜΟΣΙΕΥΜΕΝΗ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΕΦΕΤΕΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ , ΟΠΟΥ Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ 
ΕΚΡΙΝΕ ΟΤΙ ΟΙ ΠΡΟΣΦΕΥΓΟΝΤΕΣ ΔΙΚΑΙΩΘΗΚΑΝ.
ΑΝΑΜΕΝΟΥΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ ΚΑΙ ΥΠΕΝΘΥΜΙΖΟΥΜΕ ΤΗΝ ΣΧΕΤΙΚΗ ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΤΟΥ Κ. ΥΕΘΑ:
— «ΩΣΤΟΣΟ, ΤΟ ΥΠΕΘΑ ΕΧΕΙ ΩΣ ΠΑΓΙΑ ΒΟΥΛΗΣΗ ΤΗ ΡΕΑΛΙΣΤΙΚΗ ΡΥΘΜΙΣΗ ΤΩΝ ΑΙΤΗΜΑΤΩΝ ΤΩΝ ΣΤΕΛΕΧΩΝ ΚΑΙ 
ΤΗΝ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΥΧΟΝ ΑΔΙΚΙΩΝ, ΕΦΟΣΟΝ ΥΠΗΡΕΤΟΥΝ ΤΗΝ ΑΡΧΗ ΤΗΣ ΙΣΗΣ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΚΑΙ 
ΙΚΑΝΟΠΟΙΟΥΝ ΤΟ ΑΙΣΘΗΜΑ ΔΙΚΑΙΟΥ, ΕΞΑΝΤΛΩΝΤΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΙΤΕΥΞΗ ΤΟΥ ΣΤΟΧΟΥ ΑΥΤΟΥ, ΟΛΑ ΤΑ ΠΕΡΙΘΩΡΙΑ
ΠΟΥ ΥΠΑΡΧΟΥΝ».

— «ΣΕ Ο,ΤΙ ΑΦΟΡΑ ΣΤΟΥΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ ΠΟΥ ΥΠΗΧΘΗΣΑΝ ΣΕ ΕΙΔΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ ΜΕΤΑ 
ΤΗ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗ ΤΟΥ Ν.3883/10, ΕΚΔΟΘΗΚΕ ΠΡΟΣΦΑΤΑ ΣΧΕΤΙΚΗ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ ΚΑΙ 
ΚΑΤΟΠΙΝ ΑΥΤΟΥ ΕΞΕΤΑΖΕΤΑΙ ΤΟ ΖΗΤΗΜΑ ΑΠΟ ΤΙΣ ΑΡΜΟΔΙΕΣ ΝΟΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΤΟΥ ΥΠΕΘΑ ΚΑΙ ΤΩΝ ΓΕΝΙΚΩΝ
ΕΠΙΤΕΛΕΙΩΝ, ΩΣΤΕ ΝΑ ΔΙΕΡΕΥΝΗΘΕΙ Η ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΑ ΕΠΙΛΥΣΗΣ ΤΟΥ ΜΕΣΩ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΡΥΘΜΙΣΗΣ».

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:55   

 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

ΠΡΟΤΕΙΝΕΤΑΙ Η ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ ΚΑΙ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ, 
ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΑΣΣΥ, ΠΡΟΚΕΙΜΕΝΟΥ ΝΑ ΕΧΟΥΝ ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΟ ΒΑΘΜΟ ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΑΡΧΗ, ΥΛΟΠΟΙΩΝΤΑΣ ΤΗΝ ΑΠΟ 
30 ΣΕΠ 21 ΔΗΜΟΣΙΕΥΜΕΝΗ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΕΦΕΤΕΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ , ΟΠΟΥ Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ 
ΕΚΡΙΝΕ ΟΤΙ ΟΙ ΠΡΟΣΦΕΥΓΟΝΤΕΣ ΔΙΚΑΙΩΘΗΚΑΝ.

ΑΝΑΜΕΝΟΥΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ ΚΑΙ ΥΠΕΝΘΥΜΙΖΟΥΜΕ ΤΗΝ ΣΧΕΤΙΚΗ ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΤΟΥ Κ. ΥΕΘΑ:

— «ΩΣΤΟΣΟ, ΤΟ ΥΠΕΘΑ ΕΧΕΙ ΩΣ ΠΑΓΙΑ ΒΟΥΛΗΣΗ ΤΗ ΡΕΑΛΙΣΤΙΚΗ ΡΥΘΜΙΣΗ ΤΩΝ ΑΙΤΗΜΑΤΩΝ ΤΩΝ ΣΤΕΛΕΧΩΝ ΚΑΙ 
ΤΗΝ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΥΧΟΝ ΑΔΙΚΙΩΝ, ΕΦΟΣΟΝ ΥΠΗΡΕΤΟΥΝ ΤΗΝ ΑΡΧΗ ΤΗΣ ΙΣΗΣ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΚΑΙ 
ΙΚΑΝΟΠΟΙΟΥΝ ΤΟ ΑΙΣΘΗΜΑ ΔΙΚΑΙΟΥ, ΕΞΑΝΤΛΩΝΤΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΙΤΕΥΞΗ ΤΟΥ ΣΤΟΧΟΥ ΑΥΤΟΥ, ΟΛΑ ΤΑ ΠΕΡΙΘΩΡΙΑ
ΠΟΥ ΥΠΑΡΧΟΥΝ».

— «ΣΕ Ο,ΤΙ ΑΦΟΡΑ ΣΤΟΥΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥΣ ΠΡΟΕΛΕΥΣΗΣ ΑΣΣΥ ΠΟΥ ΥΠΗΧΘΗΣΑΝ ΣΕ ΕΙΔΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ ΜΕΤΑ 
ΤΗ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗ ΤΟΥ Ν.3883/10, ΕΚΔΟΘΗΚΕ ΠΡΟΣΦΑΤΑ ΣΧΕΤΙΚΗ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ ΚΑΙ 
ΚΑΤΟΠΙΝ ΑΥΤΟΥ ΕΞΕΤΑΖΕΤΑΙ ΤΟ ΖΗΤΗΜΑ ΑΠΟ ΤΙΣ ΑΡΜΟΔΙΕΣ ΝΟΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΤΟΥ ΥΠΕΘΑ ΚΑΙ ΤΩΝ ΓΕΝΙΚΩΝ
ΕΠΙΤΕΛΕΙΩΝ, ΩΣΤΕ ΝΑ ΔΙΕΡΕΥΝΗΘΕΙ Η ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΑ ΕΠΙΛΥΣΗΣ ΤΟΥ ΜΕΣΩ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΡΥΘΜΙΣΗΣ».

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:27    

 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 

2032 

2035



προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:01    

 

Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:57   

 

Επιτέλους ποτέ θα εφαρμοσθούν οι αποφάσεις της Ελληνικής δικαιοσύνης για τους Αξκους Ελαφράς υπηρεσίας;
Στο άρθρο 53 προτείνετε επιπλεον η βαθμολογική και μισθολογική αποκατάσταση Αξιωματικών Ειδικών 
Καταστάσεων, αποφοίτων ΑΣΣΥ, θιγόμενων ιεραρχικά από την υποπ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του 
Ν.2439/1996 (Α΄ 219) και την περ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010(Α΄ 167), προκειμένου οι προελεύσεως 
ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη, υλοποιώντας την από 30 Σεπτεμβρίου 2021 
δημοσιευμένηΑπόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική Δικαιοσύνη έκρινε ότιοι 
προσφεύγοντες δικαιώθηκαν διότι τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπέςκατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς 
ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατάπαράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΕΙΔΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ
Στις κατηγορίες των Eιδικών Kαταστάσεων μεταφέρονται οι Αξιωματικοί οι οποίοι χωρίς να έχουν υπαιτιότητα 
παρουσιάζουν βλάβες ή νοσήματα, συνεπεία τραυματισμού ή παθήσεως και για τη σωματική τους ικανότητα 
κρίθηκαν από τις αρμόδιες υγειονομικές επιτροπές ως ικανοί για την στρατιωτική υπηρεσία και εκτελούν 
κυρίως επιτελικά καθήκοντα – υπηρεσίες γραφείου.

Με την εφαρμογή της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996 και της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 
οι καταληκτικοί βαθμοί που μπορούν να εξελιχθούν είναι Ταξιάρχου οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΕΙ, 
Συνταγματάρχη οι ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΕΙ, Λοχαγού οι υπηρεσίας γραφείου από ΑΣΣΥ και Υπολοχαγού οι 
ελαφράς υπηρεσίας από ΑΣΣΥ.

Κατώτεροι Αξιωματικοί του Στρατού Ξηράς, προερχόμενοι από Υπαξιωματικούς αποφοίτους των ΑΣΣΥ και 
τελούντες στην κατάσταση της ελαφράς υπηρεσίας, προσέφυγαν στο Διοικητικό Εφετείο Αθηνών κατά της 
άρνησης της Διοίκησης να τους προαγάγει και δικαιώθηκαν.

Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η Απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών, όπου η Ελληνική 
Δικαιοσύνη έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές κατηγορίες Αξιωματικών και 
συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής αρχής της ισότητας.

Οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων αναμένουν την αποκατάσταση της αδικίας που υφίστανται στο προς 
διαβούλευση Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, και υπενθυμίζουν την σχετική απάντηση του Κου 
ΥΕΘΑ όπου μεταξύ άλλων ειχε πει ότι:

— «Ωστόσο, το ΥΠΕΘΑ έχει ως πάγια βούληση τη ρεαλιστική ρύθμιση των αιτημάτων των στελεχών και την 
αποκατάσταση τυχόν αδικιών, εφόσον υπηρετούν την αρχή της ίσης μεταχείρισης και ικανοποιούν το αίσθημα 
δικαίου, εξαντλώντας για την επίτευξη του στόχου αυτού, όλα τα περιθώρια που υπάρχουν».
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— «Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

Για την επίλυση αυτής της διαχρονικής αδικίας ώστε οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων προελεύσεως ΑΣΕΙ 
να έχουν καταληκτικό βαθμό Ταξιάρχου και οι προελεύσεως ΑΣΣΥ να έχουν καταληκτικό βαθμό Συνταγματάρχη
παρακαλούμε οπως προβείτε:

— Στην υλοποίηση της Δικαστικής Απόφασης δικαίωσης των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων

— Στην κατάργηση των υποπαρ. β΄ και γ΄ της παρ. 10 του άρθρου 3 του Ν.2439/1996.

— Στην αντικατάσταση της παρ. ε΄ του άρθρου 23 του Ν.3883/2010 ως εξής:

— Οι καταληκτικοί βαθμοί για τους Αξκούς Ειδικών Καταστάσεων όλων των Κλάδων των ΕΔ είναι: Ταξίαρχος 
και αντίστοιχοι για τους Αξκούς Υπηρεσίας Γραφείου, Ελαφράς Υπηρεσίας, Υπηρεσίας Ξηράς και Υπηρεσίας 
Εδάφους».

— Στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 91 του Ν.3883/2010 ως εξής:

— Η περίπτωση ε΄ του άρθρου 23 εφαρμόζεται για τα στελέχη που μεταπίπτουν στις ειδικές καταστάσεις που 
αναφέρονται σε αυτήν μετά τη δημοσίευση του παρόντος νόμου, εξαιρουμένων των στελεχών της παραγράφου 
2 του παρόντος άρθρου και των στελεχών που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών
(ΑΣΣΥ), για τα οποία εξακολουθούν να ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11, πλην των παρ. 11 και 
12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996».

 15 Δεκεμβρίου 2022, 22:15   

 

Ευχαριστούμε για τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ καταταγέντων 91, 92, 93. Η διόρθωση των 
στρεβλώσεων και η αποκατάσταση των αδικιών, συμβάλλουν στο αίσθημα δικαίου στις τάξεις των ενόπλων 
δυνάμεων.

Άρθρο 54

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:12   

Προτείνεται οι εξ απονομής αξιωματικοί αθλητές, να μη δικαιούνται νέας προαγωγής παρά μόνο εάν 
κατακτήσουν εκ νέου μετάλλιο σε Παγκόσμιο – Ευρωπαϊκό πρωτάθλημα ή Ολυμπιακούς αγώνες.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:38   

Οι Αξιωματικοί του ΣΤΡΑΤΟΥ ΞΗΡΑΣ και του ΠΟΛΕΜΙΚΟΥ ΝΑΥΤΙΚΟΥ, βαθμού Ταγματάρχη και Πλωτάρχη 
αντιστοίχως, προερχόμενοι από την κατηγορία μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και 
των του ν.705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής 
υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.14, συμπεριλαμβάνονται στο νομοσχέδιο;
Με το Νόμο 4407/2016 και άρθρο 58 νομοθετήθηκε για τις εθελόντριες του
νόμου 705/1977 που υπηρετούν στην ΑΕΡΟΠΟΡΙΑ και μόνο, ο οποίος αναφέρει ότι
όσες εθελόντριες είχαν 25 έτη στις 31/12/2012 θα έχουν καταληκτικό βαθμό αυτό του Σμηνάρχου. Επίσης με 
νέα τροποποίηση στον Ν 4609/2019 επέφερε αλλαγή στο παραπάνω άρθρο το οποίο έγινε ως εξής : Για τις 
εθελόντριες του νόμου 705 /1997 οι οποίες είχαν 25 χρόνια υπηρεσίας την 31/12/2014 θα ορίζεται 
καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου. Η νομοθεσία είναι ίδια και στους τρεις κλάδους των Ενόπλων δυνάμεων 
όσο αφορά τις εθελόντριες του νόμου 705/1977, και για να υπάρχει ισονομία και ισότητα θα πρέπει να 
εφαρμοσθεί και στον Στρατό ξηράς και στο Ναυτικό ότι προβλέφθηκε για την Αεροπορία.
Σημαντικό είναι να τονιστεί ότι η Αεροπορία ως κλάδος είναι νεότερος από τον Στρατό Ξηράς και εδώ εμπίπτει 
ότι όταν προάγεται νεότερος σου, αυτόματα προάγεται και ο αρχαιότερος που είναι στάσιμος στον βαθμό.
Οι διατάξεις των ν.705/1977, ν.2439/1996 ν.3883/2010 (άρθρα 91, 92) και στις δύο τελευταίες τροποποιήσεις 
με τους νόμους 4407/2016 και 4609/2019 που ανέφεραν μόνο τις εθελόντριες της Αεροπορίας.
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:14   

ΛΟΓΩ ΤΗΣ ΔΗΜΟΣΙΟΝΟΜΙΚΗΣ ΚΡΙΣΗΣ, ΝΑ ΑΠΟΝΕΜΕΤΑΙ ΜΟΝΟ ΤΙΜΗΤΙΚΑ Ο ΒΑΘΜΟΣ ΤΟΥ ΑΝΘΥΠΟΛΟΧΑΓΟΥ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΩΝ ΣΤΟΥΣ ΕΛΛΗΝΕΣ ΑΘΛΗΤΕΣ ΠΟΥ ΕΧΟΥΝ ΕΠΙΤΥΧΕΙ ΔΙΑΚΡΙΣΗ ΣΕ ΔΙΕΘΝΕΙΣ ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΕΙΣ, ΧΩΡΙΣ 
ΚΑΜΙΑ ΠΕΡΑΙΤΕΡΩ ΠΡΟΑΓΩΓΗ/ΕΜΠΛΟΚΗ ΣΤΙΣ ΕΝΟΠΛΕΣ ΔΥΝΑΜΕΙΣ ΠΕΡΑΝ ΜΙΑ ΤΥΠΙΚΗΣ ΑΝΑ ΔΙΕΤΙΑ 
ΕΠΑΝΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΣΤΑ ΠΛΑΙΣΙΑ ΤΗΣ ΕΦΕΔΡΙΑΣ. ΕΠΙΣΗΣ ΝΑ ΕΠΑΝΕΞΕΤΑΣΤΕΙ ΚΑΤΑ ΠΟΣΟ ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΟΦΕΛΗ 
ΑΠΟ ΤΗΝ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ ΑΘΛΗΤΩΝ ΣΕ ΔΙΑΣΣΥΜΑΧΙΚΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ/ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΕΙΣ.

Άρθρο 55

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:14   

ΝΑ αναγνωρίζεται ( για την σύνταξη) ο χρόνος της στρατιωτικής θητείας αλλά χωρίς εξαγορά. Δωρεάν.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 17:21   

θα μπορούσε να προβλεφθεί περισσότερο ως ένδειξη τιμής-αναγνώρισης ότι & όσοι έχουν γεννηθεί (όχι 
εγγραφεί σε δημοτολόγια) στις νήσους Ύδρα, Σπέτσες, Ψαρά να δύνανται εφ’ όσον το επιθυμούν & δεν έχουν 
επιλεγεί για άλλο σώμα, να κάνουν την στρατιωτική τους θητεία στο Πολεμικό Ναυτικό (πρακτικά θα είναι 
ελάχιστοι έως κανένας, καθώς είναι σπάνιο πλέον να γεννηθεί κάποιος στα νησιά αυτά, καθώς οι γεννήσεις 
πλέον γίνονται σε μαιευτήρια-νοσοκομεία-> ίσως δε είναι μια ωραία ευκαιρία εμμέσως να υποδειχθεί να γίνει 
μια μονάδα ή μονάδες μαιευτικές-γυναικολογικές στα νησιά αυτά!
ομοίως θα πρέπει να προβλεφθεί και για τα νησιά Σκύρος και Λήμνος το αντίστοιχο με πρόβλεψη για θητεία 
στην Πολεμική Αεροπορία , εφ’ όσον το επιθυμούν.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:34   

Καλό είναι, κατά την γνώμη μου, το σχέδιο νόμου αλλά στο άρθρο 47 καλό δεν θα
ήταν να στο άρθρο 47 που λέει για τις προαγωγές των ΕΜΘ ενώ το μισθολογικό και τις κρατήσεις όπως και για 
την ιεραρχία θα καθοριστεί με ΠΔ μετά από εισήγηση του ΥΠΕΘΑ και του Υπ. Οικονομικών, εδώ θα έπρεπε να 
τροποποιούνται η ήδη ψηφισμένοι νόμοι ή να αναγράφονται ξεκάθαρα αυτά τα θέματα γιατί τα ΠΔ 
καθυστερούν όπως καλή ώρα το ΠΔ για τα νυκτερινά των στρατιωτικών που έκανε 3 ή 4 χρόνια να εκδοθεί.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:43   

Να προστεθεί στην παράγραφο 4 «απόφοιτοι ΑΕΝ ή αντίστοιχης σχολής του εξωτερικού» όπως αναγράφεται 
για τις σχολές πιλότων

Άρθρο 56

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:05   

Πιστεύω ότι η παράγραφος (ζ) πρέπει να απαλειφθεί.

Ο συντάκτης του ΣΝ βέβαια μπορεί να έχει κάποια άλλα δεδομένα τα οποία εμείς δεν έχουμε πρόσβαση όμως 
θεωρώ ότι τόσο οι Μονές του Αγίου Όρους όσο και η Μονή του Πατριαρχείου των Ιεροσολύμων δεν 
αντιμετωπίζουν προβλήματα λειψανδρίας για να δοθεί αυτό το κίνητρο. Μετά μπορεί να υπάρξει ένας φαύλος 
κύκλος εξαιρέσεων. Γιατί όχι και στην Ιερά Μονή Όρους Σινά, η Ιερά Αγιοταφιτική Αδελφότητα κλπ. Δημιουργεί
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φαύλο κύκλο και έχοντας την εμπειρία ως Αξκός Φρουραρχείου που γνωρίζω την διαδικασία απαλλαγής από 
την υποχρέωση στρατεύσιμης στρατιωτικής υποχρέωσης πιστεύω ότι πρέπει να καταργηθεί.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

Πολύ εύκολα με χρηματισμό ψυχιάτρων ακόμη και στρατιωτικών απαλλάσονται κάποιοι εκμτης στρατεύσεως , 
πλέον είναι ευρέως γνωστό και οι ανέντιμοι το παίζουν με ψυχολογικά προβλήματα ενώ κάνουν μια απόλυτη 
φυσιολογική ζωή. Σταματήστε αυτή την αδικία εις βάρος των παιδιών που υπηρετούν τη θητεία τους , αν δε το 
κάνετε σε λίγο το φαινόμενο θα γιγαντωθεί

 25 Δεκεμβρίου 2022, 17:27   

για ποιο λόγο πρέπει να απαλλάσσονται από την εκτέλεση της στρατιωτικής τους θητεία οι μοναχοί ή οι ιερείς;-
> πρέπει να δείτε εκ νέου την απαλλαγή αυτή-> είναι παντελώς απαράδεκτη!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 08:20   

Bravo

Άρθρο 57

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   

Άλλη μία επιτροπή στην οποία αυξάνεται ο αριθμός των στρατιωτικών ενώ θα έπρεπε να ήταν εξολοκλήρου 
αποτελούμενη από επιστήμονες του αντικειμένου του αιτούντος, και να ήταν περισσότεροι. Δυστυχώς, με αυτές
τις τροποποιήσεις δεν ενισχύεται το αίσθημα των πολιτών ότι τα αιτήματα θα κρίνονται αυστηρά με 
επιστημονικά αντικειμενικά κριτήρια.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:41   

Δεν είναι ξεκάθαρο ποια είναι η αιτιολόγηση για την προσθήκη στη σύνθεση της επιτροπής ενός (1) ανώτατου 
αξιωματικού και φαίνεται να μην αιτιολογείται και στο Σχέδιο Νόμου.

Η επιτροπή αυτή καλείται να εισηγηθεί στον Υπουργό Εθνικής Άμυνας σχετικά με το αν οι αιτούντες διαπρέπουν
ως επιστήμονες στον τομέα τους. Ως εκ τούτου θα περίμενε κανείς να αποτελείται μόνο από επιστήμονες με 
αντικείμενο συναφές αν όχι ίδιο με αυτό των αιτούντων, καθώς το εάν ένας επιστήμονας “διαπρέπει” στον 
τομέα του είναι κάτι που ουσιαστικά μπορεί να κρίνει μόνο οι επιστημονική κοινότητα και ιδιαιτέρως τα μέλη 
που δραστηριοποιούνται στον ίδιο τομέα. Αντί αυτού η παρούσα τροποποίηση μειώνει το ποσοστό των εν λόγω 
επιστημών σε μόλις το 50% της επιτροπής.

Αντί αυτής της αλλαγής θα ήταν προτιμότερο να αυξηθεί το ποσοστό των επιστημόνων στην επιτροπή (κατά 
προτίμηση στο 100%) και να υπάρχει οι δυνατότητα στους αιτούντες να έχουν πρόσβαση σε λεπτομερή 
πρακτικά από την συνεδρίαση της επιτροπής, όπου θα φαίνεται και η αιτιολόγηση της εισήγησης, κάτι που δεν 
γίνεται σήμερα.

Άρθρο 59

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   

2036 

2039



Φαίνεται να μην ορίζεται κάποιο κριτήριο το οποίο αφορά το εξαιρετικό των περιπτώσεων, ένα άτομο πχ το 
οποίο αλλάζει κινητό τηλέφωνο πώς θα λάβει τυχόν τηλεφωνήματα η sms;

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:47   

Για όλους τους στρατεύσιμους πολίτες που καλούνται να υπηρετήσουν την Πατρίδα, να αναγνωρίζεται ως 
συντάξιμος ο χρόνος της Στρατιωτικής τους θητείας χωρίς εξαγορά. (Με αναδρομική ισχύ).
Αυτό θα είναι μια ελάχιστη ανταμοιβή της Πολιτείας σε όλους αυτούς που αφήνουν τα πάντα και πολύ σωστά, 
για να διαφυλάξουν την Πατρίδα μας.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:57    

Προτείνουμε:
1. Την αποκλειστική χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και δικτυακών υποδομών όπως το efedros.army.gr για την 
επίδοση των Ε.Φ.Π. προς τους εφέδρους.

Άρθρο 61

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:34   

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:39   
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Δεν γίνεται καμία αναφορά στους Έφεδρους Αξιωματικούς σχετικά με την εγγραφή τους στις 
μηχανογραφημένες εφαρμογές της Εφεδρείας. Θα πρέπει να προστεθεί μια παράγραφος που θα αναφέρεται 
στους Έφεδρους Αξιωματικούς.

 

Άρθρο 62

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:31   

Η παρούσα τροποποίηση αποτελεί οπισθοδρόμηση για τα ανρθώπινα δικαιώματα των αντιρρησιών συνείδησης 
στην Ελλάδα. Με ποσοστό αναγνώρισης 0% το 2021 για αντιρρησίες συνείδησης που επικαλούνται ιδεολογικούς
λόγους γίνεται αντιληπτό ότι η διαδικασία είναι μεροληπτική, άδικη και καθόλου ανεξάρτητη από τις 
στρατιωτικές αρχές, καθώς μπορούν μέχρι και να γνωμοδοτούν μέσα από την επιτροπή αντιπρόσωποί τους. Το 
πρώτο και κύριο βήμα που πρέπει να γίνει ώστε η διαδικασία να αποκτήσει περισσότερη αμεροληψία και να 
ανταποκρίνεται στα διεθνή πρότυπα είναι η αφαίρεση από την επιτροπή γνωμοδότησης στρατιωτικών, και η 
λήψη απόφασης να λαμβάνεται από ανεξάρτητο πρόσωπο και όχι από τον ίδιο τον υπουργό άμυνας! Η 
τροποποίηση αυτή μόνο νέα πρόστιμα μη συμμόρφωσης θα επιφέρει για την Ελλάδα, και αρκετές μελλοντικές 
χαμένες υποθέσεις της Ελληνικής πολιτείας στα δικαστήρια από αντιρρησίες συνέιδησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:22   

Η ανάλυση συνεπειών ρύθμισης αποκρύβει εντελώς από τους Έλληνες βουλευτές τόσο την καταδίκη της 
Ελλάδας στην υπόθεση Παπαβασιλάκη όσο και την σχετική απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας. Και τα 
δύο αυτά – αλλά και πολλά άλλα σχετικά κείμενα – μνημονεύονται επαρκέστατα στα λοιπά σχόλια επί του 
άρθρου.

Το ότι μια τέτοια ρύθμιση επιχειρείται να επανέλθει ακολουθώντας μια τέτοια τακτική, αποτελεί υποτίμηση της 
δικαιοσύνης και αυτής καθαυτής της έννοιας του δικαίου. Ανεξαρτήτως αντιλήψεων, ιδεολογικών 
τοποθετήσεων και απόψεων για τον θεσμό της εναλλακτικής υπηρεσίας, τόσο η ρύθμιση όσο και η τεκμηρίωσή 
της μόνο θλίψη μπορούν να προκαλούν σε οποιονδήποτε σκεπτόμενο πολίτη.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:43   

Το άρθρο αυξάνει τον αριθμό των στρατιωτικών στην Επιτροπή που εξετάζει τα αιτήματα για υπαγωγή σε 
εναλλακτική υπηρεσία από έναν σε δύο. Και μόνο η ύπαρξη ενός στρατιωτικού στην Επιτροπή ήταν αντίθετη με 
τη διεθνή πρακτική καθώς θεσμοί, όπως η Κοινοβουλευτική Συνέλευση του Συμβουλίου της Ευρώπης καλεί η 
όποια απόφαση να λαμβάνεται από σώμα που είναι εντελώς διαχωρισμένο από τις στρατιωτικές αρχές. Αν 
λάβουμε υπόψη ότι το 2021 το ποσοστό αναγνώρισης από την Επιτροπή ήταν 0% φαίνεται η διάθεση της 
κυβέρνησης να καταργήσει ουσιαστικά το δικαίωμα στην αντίρρηση συνείδησης επιφέροντας ένα ακόμα 
πλήγμα στο κράτος δικαίου και τα ανθρώπινα δικαιώματα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:51   

Τον Ιούλιο του 2019, μετά την τροποποίηση της νομοθεσίας που μείωνε τον αριθμό των στρατιωτικών μελών 
στην επιτροπή, ο Ειδικός Εισηγητής του ΟΗΕ για την ελευθερία θρησκείας ή πεποίθησης είχε αναφερθεί στον 
πρόσφατα υιοθετημένο νόμο (4609/2019), ο οποίος δυστυχώς αποτυγχάνει «…να αναγνωρίσει το καθεστώς των
αντιρρησιών συνείδησης … στη στρατιωτική θητεία σύμφωνα με τα διεθνή πρότυπα ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων».[7] Ο Ειδικός Εισηγητής επεσήμανε ότι «[η] διαδικασία αξιολόγησης παραμένει αμετάβλητη» και 
αναφέρθηκε στις συστάσεις της Επιτροπής Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων σημειώνοντας ότι «[η]αξιολόγηση των 
αιτήσεων για το καθεστώς αντιρρησία συνείδησης πρέπει να εμπίπτει στη δικαιοδοσία των πολιτικών αρχών».

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:16   
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Η προτεινόμενη μεταρρύθμιση είναι οπισθοδρομική, καθώς ουσιαστικά αναιρεί την ανεπαρκή –αλλά 
τουλάχιστον προς τη σωστή κατεύθυνση– τροποποίηση που θεσπίστηκε με τον Νόμο 4609/2019 (άρθ. 23, παρ. 
2 & 3), η οποία μείωσε τον αριθμό των στρατιωτικών μελών της επιτροπής. Οι μεταρρυθμίσεις του 2019 
ακολούθησαν την απόφαση του Ευρωπαϊκού Δικαστηρίου Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων στην υπόθεση 
Παπαβασιλάκης κατά Ελλάδας και την απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ 1318/2017).

Εκείνη την περίοδο, σχολιάζοντας τη μεταρρύθμιση του 2019 (Ν. 4609/2019), το Γραφείο της Ύπατης 
Αρμοστείας του ΟΗΕ για τα Ανθρώπινα Δικαιώματα δήλωσε ρητά ότι «…παραμένει προβληματική, δεδομένου 
ότι, παρά τη νέα σύνθεση της πενταμελούς ειδικής επιτροπής με τη συμπερίληψη ενός μόνο στρατιωτικού 
αξιωματικού (αντί για δύο), η αξιολόγηση των αιτήσεων για το καθεστώς αντιρρησία συνείδησης δεν βρίσκεται 
ακόμα υπό τον πλήρη έλεγχο των πολιτικών αρχών»

Γι’ αυτό πρέπει να αποσυρθεί το προτεινόμενο άρθρο 62.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:20   

Η νομοθετική διάταξη για τη διαδικασία αναγνώρισης των αντιρρησιών συνείδησης που περιλαμβάνεται σε 
νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας έρχεται σε αντίθεση με τις επανειλημμένες συστάσεις των διεθνών 
οργανισμών ανθρωπίνων δικαιωμάτων. Περιφρονεί τις αποφάσεις και συστάσεις της Επιτροπής Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, του Επιτρόπου για τα Ανθρώπινα Δικαιώματα του Συμβουλίου της Ευρώπης, του Ειδικού
Εισηγητή του ΟΗΕ για την ελευθερία θρησκείας ή πεποίθησης, της Ύπατης Αρμοστείας του ΟΗΕ για τα 
ανθρώπινα δικαιώματα, κ.α., αλλά και εγχώριων ανεξάρτητων αρχών όπως η Εθνική Επιτροπή για τα 
Δικαιώματα του Ανθρώπου (ΕΕΔΑ).
Η αυξημένη στρατιωτική σύνθεση της επιτροπής, όπως προτείνεται στο συγκεκριμένο νομοσχέδιο, θα 
μπορούσε να έχει περαιτέρω επιζήμιες συνέπειες για όσους επικαλούνται αντίρρηση συνείδησης στη βάση 
ιδεολογικών πεποιθήσεων, και είναι αντίθετη με τις υποχρεώσεις του ελληνικού κράτους στα πλαίσια του 
διεθνούς δικαίου και με τις συστάσεις των διεθνών και περιφερειακών οργανισμών εποπτείας για τα 
ανθρώπινα δικαιώματα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:48  

Η παρούσα τροποποίηση αναιρεί την τροποποίηση που έγινε με τον ν. 4609/2019 (αρ. 23, παρ. 2 και 3), η 
οποία όπως αναφέρεται και στην εισηγητική έκθεση [1] του τότε νομοσχεδίου [2] τροποποίησε την “σύνθεση 
της ειδικής επιτροπής των αντιρρησιών συνείδησης, με αύξηση συμμετοχής των καθηγητών ΑΕΙ από δύο (2) σε 
τρεις (3) και αντίστοιχη μείωση των αξιωματικών των Ενόπλων Δυνάμεων από δύο (2) σε έναν (1), προς 
περαιτέρω συμμόρφωση της Χώρας με τις επιταγές της Ευρωπαϊκής Σύμβασης Δικαιωμάτων του Ανθρώπου 
(ΕΣΔΑ) και τη νομολογία του ΕΔΔΑ [Παπαβασιλάκης κ. Ελλάδας (αρ. Προσφυγής 66899/14)] και του 
Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ 1318/2017), αλλά και προς παροχή περισσότερων εγγυήσεων αμερόληπτης 
και ανεξάρτητης κρίσης της επιτροπής”

Είναι λοιπόν προφανές πως αναιρώντας την ανεπαρκή [3], αλλά τουλάχιστον προς τη σωστή κατεύθυνση, 
τροποποίηση που έγινε με τον ν. 4609/2019 (αρ. 23, παρ. 2 και 3) γίνεται ουσιαστικά ένα βήμα πίσω όσο 
αφορά τα δικαιώματα των αντιρρησιών συνείδησης.

Επιπλέον, η εν λόγω τροποποίηση αντιτίθεται στις συστάσεις προς την Ελλάδα διεθνών φορέων όπως η 
Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του ΟΗΕ [4, 5], ο Επίτροπός για τα Ανθρώπινα Δικαιώματα του Συμβουλίου
της Ευρώπης [6], ο Ειδικός Εισηγητής του ΟΗΕ για την ελευθερία θρησκείας ή πεποίθησης [7], και το Γραφείο 
της Ύπατης Αρμοστείας του ΟΗΕ για τα Ανθρώπινα Δικαιώματα [8] που έχουν καλέσει να τεθεί η εξέταση των 
αιτήσεων υπό τον πλήρη έλεγχο πολιτικών αρχών και εξολοκλήρου εκτός του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.

Με βάση τα παραπάνω, ζητώ την απόσυρση της εν λόγω τροποποίησης (άρθρο 62 του νομοσχεδίου για την 
τροποποίηση του νόμου 3421/2005) και την αντικατάσταση της με τροποποίηση:

* που θα υιοθετεί την αποδοχή των ισχυρισμών για αντίρρηση συνείδησης ως έγκυρους, χωρίς εξέταση

* ή που θα μεταφέρει πλήρως την εξέταση των αιτήσεων για το καθεστώς αντιρρησία συνείδησης υπό τον 
πλήρη έλεγχο πολιτικών αρχών.

Τα παραπάνω επισημαίνει και το Ελληνικό Τμήμα της Διεθνούς Αμνηστίας σε πρόσφατο δελτίο τύπου του [9].

[1] http://www.opengov.gr/mindefence/wp-content/uploads/downloads/2019/03/ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΚΗ_ΕΚΘΕΣΗ.pdf
[2] http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6590
[3] https://www.amnesty.gr/news/press/article/22076/antirrisies-syneidisis-oi-sovares-paraviaseis-ton-
ypohreoseon-tis-elladas
[4] UN Human Rights Committee, Concluding observations on the second periodic report of Greece, 
(CCPR/C/GRC/CO/2), 3 Δεκεμβρίου 2015, παρ. 37-38, http://undocs.org/CCPR/C/GRC/CO/2.
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[5] UN Human Rights Committee, Concluding observations on the initial report of Greece, (CCPR/CO/83/GRC), 
25 Απριλίου 2005, παρ. 15, http://undocs.org/CCPR/CO/83/GRC
[6] Report by Mr Alvaro Gil-Robles, Commissioner for Human Rights, on his visit to the Hellenic Republic, 2-5 
June 2002, παρ. 18, CommDH(2002)5, 17 Ιουλίου 2005
https://rm.coe.int/CoERMPublicCommonSearchServices/DisplayDCTMContent?documentId=09000016806db86f
[7] UN Special Rapporteur on freedom of religion or belief, Communication GRC 3/2019, 11 Ιουλίου 
2019. https://spcommreports.ohchr.org/TMResultsBase/DownLoadPublicCommunicationFile?gId=24700
[8] OHCHR, Approaches and challenges with regard to application procedures for obtaining the status of 
conscientious objector to military service in accordance with human rights standards, (A/HRC/41/23), 24 
Μαΐου 2019, παρ 41, https://undocs.org/A/HRC/41/23
[9] https://www.amnesty.gr/news/press/article/26957/ellada-na-aposyrthei-arthro-62-poy-proteinei-
metarrythmiseis-toy-nomoy

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:57   

Η ίδια η ύπαρξη της εν λόγω επιτροπής είναι προβληματική από πολλές απόψεις ως προς το σεβασμό των 
συνταγματικών δικαιωμάτων των αντιρρησιών. Η αύξηση της συμμετοχής στρατιωτικών στην σύνθεση της θα 
την καταστήσει έτι περαιτέρω προβληματική. Η Παπαβασιλάκης κατά Ελλάδος του ΕΔΔΑ δεν θα μπορούσε να 
είναι σαφέστερη επ’αυτού. Εάν νομοθετηθεί η συγκεκριμένη διάταξη, το μόνο βέβαιο είναι οι μελλοντικές 
καταδίκες της Ελλάδος τόσο στο ΕΔΔΑ, όσο και στην Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, αφού 
βεβαίως πρώτα θα έχουν ταλαιπωρηθεί οι προσφεύγοντες. Με αυτή την παράλογη λογική που διέπει την εν 
λόγω προτεινόμενη ρύθμιση μήπως εν συνεχεία θα πρέπει να περιμένουμε και την αλλαγή του αρθ. 172 του 
Στρατιωτικού Ποινικού Κώδικα με την αναβίωση της πλειοψηφίας των στρατοδικών έναντι των στρατιωτικών 
δικαστών στα στρατοδικεία, τα ναυτοδικεία και τα αεροδικεία της χώρας μας;

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:43   

Το άρθρο 62 του ΣχΝ περιφρονεί πλήρως τις συστάσεις και αποφάσεις της Επιτροπής Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ που είναι το δικαιοδοτικό όργανο για την επίβλεψη της τήρησης του Διεθνούς Συμφώνου
για τα Ατομικά και Πολιτικά Δικαιώματα, το οποίο έχει υπερνομοθετική ισχύ βάσει Άρθ. 28 Συντάγματος. H 
Επιτροπή το 2005 είχε εκφράσει την ανησυχία της για το γεγονός ότι η εξέταση των αιτήσεων ήταν υπό τον 
έλεγχο του Υπουργείου Άμυνας, και είχε συστήσει στην Ελλάδα να θέσει την αξιολόγηση των αιτήσεων για 
καθεστώς αντιρρησία συνείδησης υπό τον έλεγχο πολιτικών αρχών (CCPR/CO/83/GRC, παρ. 15). To 2015 
εξέφρασε τις ανησυχίες της, μεταξύ άλλων, για τη «σύνθεση της Ειδικής Επιτροπής και την αναφερθείσα 
έλλειψη ανεξαρτησίας και αμεροληψίας», και συνέστησε στην Ελλάδα «να θέσει την αξιολόγηση των αιτήσεων 
για καθεστώς αντιρρησία συνείδησης υπό τον πλήρη έλεγχο πολιτικών αρχών» (CCPR/C/GRC/CO/2, παρ. 37-
38). Περαιτέρω, στις πρόσφατες απόψεις για την υπόθεση Πετρομελίδης κατά Ελλάδας, το 2021, και παρά την 
τροποποίηση της νομοθεσίας το 2019, η Επιτροπή επανέλαβε ότι η Ελλάδα «θα πρέπει να αναθεωρήσει την 
νομοθεσία της με σκοπό να διασφαλίσει την αποτελεσματική εγγύηση του δικαιώματος στην αντίρρηση 
συνείδησης υπό το άρθρο 18(1) του Συμφώνου». Αντί αυτού το ΣχΝ επιστρέφει στην κατάσταση πριν το 2019.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:27   

Άμεση κατάργηση των αλλαγών που προωθούνται. Οι αντιρρησίες συνείδησης πρέπει να εξετάζονται από 
ανεξάρτητη αρχή και όχι στρατιωτικές αρχές. Η σύνθεση πρέπει να αποτελείται από επιστήμονες πεδίων 
ψυχολογίας, κοινωνιολογίας και ΟΧΙ στρατιωτικούς. Επιτέλους η Ελλάδα ας εναρμονιστεί με τις αποφάσεις του 
Ευρωπαϊκού Δικαστηρίου Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων που θέλουν ανεξάρτητη/μη στρατιωτική αρχή.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 11:59   

Ένα αδικαιολόγητο πισωγύρισμα της νομοθεσίας για τους αντιρρησίες συνείδησης. Είναι αδιανόητο πως γίνεται
ένα πολύ μικρό βήμα μπροστά το 2019, και τελικά αναιρείται το βήμα αυτό, 3 χρόνια μετά. Η νομοθεσία για 
τους αντιρρησίες, που κάθε χρόνο καταδικάζεται από όλους ανεξαιρέτως τους οργανισμούς ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων, αντί να βελτιωθεί γίνεται ακόμα πιο άδικη.
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Η επιτροπή ελέγχου συνειδήσεων, που σε μερικά λεπτά κρίνει τα πιστεύω του κάθε υποψήφιου, ενισχύεται με 
επιπρόσθετα μέλη που γνωμοδοτούν υπέρ του στρατεύματος. Και είναι αναμενόμενο ότι θα υπερασπιστούν το 
στράτευμα, γιατί σε αυτό πιστεύουν, και στην τελική σε αυτό απασχολούνται.

Διαβάζουμε με έκπληξη στην ανάλυση συνεπειών της ρύθμισης για το άρθρο 62, ότι εξασφαλίζεται η 
διατύπωση γνώμης από περισσότερους στρατιωτικούς, μια και η απόφαση σχετίζεται με την στρατολογική τους
κατάσταση. Αυτή είναι εντελώς μονόπλευρη διατύπωση και δικαιολόγηση:

– Είναι λογικό και δίκαιο να αποφασίζουν περισσότεροι στρατιωτικοί για το αν θα εκπληρώσει εναλλακτική 
θητεία ένα αντιρρησίας συνείδησης, που αντιτίθεται στην ίδια την στράτευση;

– Εκτός από την στρατολογική κατάσταση που αναφέρει σαν δικαιολογία, υπάρχουν και οι ανθρώπινες 
ελευθερίες, αυτές δεν μας ενδιαφέρουν να προασπίζονται στις τροπολογίες που κατατίθενται;

– Και τελικά, τι προβλήματα προκάλεσε η παρούσα σύνθεση της επιτροπής, τα οποία θα λύσει η τροπολογία; 
Μήπως γέμισε ο τόπος με αντιρρησίες; Γιατί τα στοιχεία λένε το αντίθετο.

Όμως, φαίνεται πως υπάρχει οργανωμένο σχέδιο ενίσχυσης της επιρροής των στρατιωτικών, γιατί και στο 
άρθρο 57 της παρούσας τροπολογίας διαβάζουμε, ότι προστίθεται και άλλος στρατιωτικός στην επιτροπή που 
κρίνει το επιστημονικό έργο σχετικά με τις αναβολές. Δηλαδή περισσότεροι στρατιωτικοί είναι οι 
καταλληλότεροι να κρίνουν το έργο των επιστημόνων μας, και όχι οι καθηγητές πανεπιστημίων;

Πραγματικά πολύ άσχημες εξελίξεις για τις ανθρώπινες ελευθερίες και το κράτος δικαίου…

 24 Δεκεμβρίου 2022, 19:08   

Η σύνθεση που προκύπτει από το παρόν άρθρο, δείχνει σαφέστατα ότι πρόκειται για μεροληψία. Αντί όλα τα 
μέλη της να είναι αυστηρά και μόνον επιστήμονες, αυξάνεται η συμμετοχή στρατιωτικών. Η διαδικασία 
εξέτασης οφείλει να πραγματοποιείται αυστηρά και μόνο από ουδέτερους επιστήμονες, σε χώρους εκτός 
ΥΠΕΘΑ.
Δεν πρόκειται καθόλου προς βελτίωση, καθώς αντί να συμμορφώνεται με ευρωπαϊκά και διεθνή ψηφίσματα, τα
κάνει χειρότερα. Για παράδειγμα: Το Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο έχει επανειλημμένα επισημάνει ότι «κανένα 
δικαστήριο και καμία επιτροπή δεν μπορεί να εισχωρήσει στη συνείδηση ενός ατόμου» και έχει ταχθεί υπέρ της 
θέσης να αρκεί μια δήλωση με τους λόγους για να αναγνωριστεί κάποιος ως αντιρρησίας συνείδησης. (1-
546/82)

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

Η αφετηρία του άρθρου όπως φαίνεται στην Ανάλυση Συνεπειών Ρύθμισης είναι πλήρως εσφαλμένη. Η ΣτΕ 
1318/2017 ΟΥΔΕΠΟΤΕ έκρινε ότι η επιτροπή πρέπει να έχει ισότιμη εκπροσώπηση καθηγητών και 
στρατιωτικών. Αντίθετα, η απόφαση αφορούσε δικαίωση προσφεύγοντα που εξετάστηκε από ελλιπή σύνθεση 
(απουσία 1 καθηγητή) και άρα δεν τηρήθηκε η ΤΟΤΕ ΠΡΟΒΛΕΠΟΜΕΝΗ ισότιμη εκπροσώπηση.

Οι διαχρονικές συστάσεις της Εθνικής Επιτροπής Δικαιωμάτων του Ανθρώπου (ΕΕΔΑ, παρατηρήσεις επί ΣχΝ 
19/3/2019, σελ. 6), του Συνηγόρου του Πολίτη (ΣτΠ, Ειδική Έκθεση 2013, σελ. 110) και διεθνών οργάνων του 
CoE και του ΟΗΕ, λένε ορθώς ότι είναι προβληματικό η εξέταση λόγων συνείδησης σε άτομα που αρνούνται τη 
στράτευση να γίνεται από στρατιωτικούς και υπό το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας. Το θέμα αφορά ανθρώπινα 
δικαιώματα, θα ‘πρεπε να υπάγεται στο Υπ. Δικαιοσύνης, αλλιώς θα έχουμε τη διαιώνιση καταδικών όπως του 
ΕΔΔΑ Παπαβασιλάκης κ. Ελλάδας (2016) και του ΟΗΕ Πετρομελίδης κ. Ελλάδας (2021).

Η Ελλάδα λοιπόν όχι μόνο περιφρονεί τις συστάσεις αλλά νομοθετεί κόντρα. Η διάταξη οφείλει να αποσυρθεί 
και να κληθούν σε ακρόαση η ΕΕΔΑ, ο ΣτΠ, και η Διεθνής Αμνηστία για να γίνει επιτέλους συμμόρφωση της 
νομοθεσίας με την ευρωπαϊκή και διεθνή νομολογία.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:03   

Ειναι μια σαφής πρωτοφανή νομοθετική οπισθοδρόμηση που δεν έχει συμβεί ποτέ στην ιστορία μας.
Η συνείδηση ενός ανθρώπου, και ειδικότερα η φιλοσοφία ζωής που εστιάζει στην αρμονική συνύπαρξη των 
ανθρώπων και όχι στους πολέμους, δε μπορεί να κρίνεται από ανθρώπους των ενόπλων δυνάμεων.

Οπότε, δεν θα πρέπει να βρίσκονται στην επιτροπή εξέτασης άνθρωποι των ενοπλων δυνάμεων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:24   

Η Κοινοβουλευτική Συνέλευση του Συμβουλίου της Ευρώπης έχει θέσει συγκεκριμένες βασικές αρχές ως προς 
τη διαδικασία: Όπου η απόφαση σχετικά με την αναγνώριση του δικαιώματος στην αντίρρηση συνείδησης 
λαμβάνεται σε πρώτο βαθμό από μια διοικητική αρχή, το σώμα που λαμβάνει την απόφαση θα πρέπει να είναι 
εντελώς διαχωρισμένο από τις στρατιωτικές αρχές και η σύνθεσή του να εγγυάται τη μέγιστη ανεξαρτησία και 
αμεροληψία· η απόφαση θα πρέπει να υπόκειται στον έλεγχο τουλάχιστον άλλου ενός διοικητικού σώματος, με 
σύνθεση όπως η προαναφερθείσα, και στη συνέχεια στον έλεγχο τουλάχιστον ενός ανεξάρτητου δικαστικού 
σώματος· θα πρέπει να διασφαλίζεται ότι ενστάσεις και δικαστικές εφέσεις θα έχουν ως αποτέλεσμα την 
αναστολή της διαταγής κατάταξης για στρατιωτική θητεία εωσότου εκδοθεί η απόφαση σχετικά με την αίτηση· 
στους αιτούντες θα πρέπει να παρέχεται ακρόαση και θα πρέπει επίσης να έχουν το δικαίωμα να 
εκπροσωπούνται και να καλούν σχετικούς μάρτυρες.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:34   

Τροπολογία με προεκλογικό χαρακτήρα. Καλούνται εμμισθοι υπάλληλοι του υπουργείου να κρίνουν την 
συνείδηση πολιτών οι οποίοι εκφράζουν συνειδητες αντιρρήσεις και δέχονται να υπηρετήσουν αυξημένη 
κοινωνική υπηρεσία. Οπισθοδρομηση. Άμεση κατάργηση της Επιτροπής ελέγχου συνείδησης.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 00:58   

Η συγκεκριμένη διάταξη που αυξάνει τον αριθμό των στρατιωτικών που συμμετέχουν στην επιτροπή ελέγχου 
συνείδησης των αντιρρησιών αποτελεί πρωτοφανή οπισθοδρόμηση, και βρίσκεται σε πλήρη αντίθεση με όσα 
ισχύουν στις έννομες τάξεις άλλων χωρών της Ευρώπης. Η συνείδηση του καθενός δεν μπορεί να κρίνεται με 
βάση την υποκειμενική γνώμη του οποιουδήποτε εξεταστή και να υπόκειται σε εξορισμού αυθαίρετα κριτήρια, 
καθώς κανένας άνθρωπος δεν μπορεί να υποκαταστήσει άλλον άνθρωπο σε θέματα που άπτονται της 
συνείδησης. Τα πράγματα είναι ακόμη χειρότερα, αν οι κριτές αποτελούν ιδεολογικούς αντιπάλους των 
αντιρρησιών συνείδησης, όπως συμβαίνει με τις περιπτώσεις των στρατιωτικών. Είναι αδιανόητο στελέχη των 
ενόπλων δυνάμεων που εξορισμού έχουν απόψεις υπέρ του Στρατού να κρίνουν ανθρώπους που εμφορούνται 
από αντιλήψεις που έρχονται σε σύγκρουση με το ρόλο και τα πιστεύω του συγκεκριμένου θεσμού. Οι διεθνείς 
καταδίκες της Ελλάδας θα είναι συνεχείς και αλλεπάλληλλες.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:18   

Όχι μόνο την ευθύνη για την αναγνώριση ως αντιρρησίες συνείδησης την έχει ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας, ο 
οποίος κάθε άλλο παρά αντικειμενικός θεωρείται,τώρα θα έχουμε και 2 στρατιωτικούς στην επιτροπή, ώστε να 
πάει το ποσοστό αναγνώρισης ακόμα χαμηλότερα.Ως πότε θα καταπατώνται κατάφορα δικαιώματα 
συνείδησης;Ως πότε θα πρέπει να απολογούμαστε για τα πιστεύω μας;

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:46    

Προτείνουμε:
1. Την τροποποίηση της παρ.1 υποπαράγραφος α με την προσθήκη της δυνατότητας συμμετοχής στην αρμόδια 
επιτροπή και εφέδρων εν εφεδρεία Αξιωματικών μελών των Σ.Ε.Α.Ν. που εδρεύουν στην Περιφέρεια Αττικής 
και είναι διδάκτορες ή και υποψήφιοι διδάκτορες των αντιστοίχων επιστημών κατόπιν προτάσεως της 
Α.Π.Ο.Ε.Α.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 01:37   

Η παρούσα διάταξη αντίκειται στο διεθνές δίκαιο και τα διεθνή πρότυπα ανθρωπίνων δικαιωμάτων που 
απαιτούν η διαδικασία εξέτασης των αιτημάτων για καθεστώς αντιρρησία συνείδησης να τεθεί υπό τον πλήρη 
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έλεγχο πολιτικών αρχών, εκτός ΥΠΕΘΑ και σε όργανο χωρίς στρατιωτική συμμετοχή. Αντίθετα το νομοσχέδιο 
αυξάνει την συμμετοχή στρατιωτικών! Περιφρονεί τις αποφάσεις και συστάσεις της Επιτροπής Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων του ΟΗΕ, του Επιτρόπου για τα Ανθρώπινα Δικαιώματα του Συμβουλίου της Ευρώπης, του Ειδικού
Εισηγητή του ΟΗΕ για την ελευθερία θρησκείας ή πεποίθησης, της Ύπατης Αρμοστείας του ΟΗΕ για τα 
ανθρώπινα δικαιώματα, κ.α., αλλά και εγχώριων ανεξάρτητων αρχών όπως η Εθνική Επιτροπή για τα 
Δικαιώματα του Ανθρώπου (ΕΕΔΑ). Έρχεται δε να αναιρέσει την τροποποίηση που έγινε με τον ν. 4609/2019 
(αρ. 23, παρ. 2 και 3), η οποία έγινε προς συμμόρφωση με την απόφαση του ΕΔΔΑ στην υπόθεση 
Παπαβασιλάκης κατά Ελλάδας, και με την απόφαση του ΣτΕ (1318/2017), όπως αναφερόταν και στην 
εισηγητική έκθεση του τότε νομοσχεδίου. Κι αυτό, ενώ ήδη με την υπάρχουσα σύνθεση της επιτροπής, το 2021,
το ποσοστό αναγνώρισης όσων επικαλούνται ιδεολογικούς λόγους έπεσε στο 0! Με αποτέλεσμα να εκκρεμούν 
πλήθος προσφυγές απορριφθέντων στο ΣτΕ. Είναι βέβαιο ότι αν περάσει αυτή η τροποποίηση επίκεινται νέες 
καταδίκες από διεθνή δικαστήρια και διεθνή όργανα (όπως στις περιπτώσεις Παπαβασιλάκη, Πετρομελίδη κ.α. 
παλιότερα), και νέες επιδικάσεις αποζημιώσεων σε αντιρρησίες συνείδησης.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:27   

Στον σκοπό της εθνοφυλακής θα πρέπει να προστεθεί και η αρμοδιότητα της εκπαίδευσης των εφεδρων που 
απολύθηκαν ηλικίας 20-45 ετών, καθώς και αυτών που δεν εντάσσονται σε κάποιο τάγμα εθνοφυλακής . Θα 
πρέπει για 4 ημέρες ανά έτος, π.χ 4 Κυριακές της επιλογής τους να λαμβάνουν μιας μορφής εκπαίδευσης και 
ενημέρωσης. Δεν είναι δυνατόν άτομα που απολύθηκαν να κάνουν 10 χρόνια για να ρίξουν μια βολή. Όσοι δεν 
συμμετέχουν στις 4 ετήσιες υποχρεωτικές παρουσίες τους, να πληρώνουν ένα πρόστιμο της τάξης του 30 ευρώ 
της φοράς και με αυτά τα λεφτά να αγοράζεται εξοπλισμός για τους εθνοφύλακες, (διόπτρες νυχτός, 
αλεξίσφαιρα γιλέκα κτλ.)

 

Άρθρο 63

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

Η Πολιτική Άμυνα (ΠΑΜ)είναι η οργάνωση, η καθοδήγηση και η κινητοποίηση των Πολιτικών Δυνάμεων των 
Περιφερειών της Χώρας με σκοπό την προστασία της από κάθε εχθρική προσβολή, και η αντιμετώπιση 
καταστροφών ειδικά στον Πολιτικό Τομέα. Η ΠΑΜ οργανώνεται με σκοπό την προστασία και οργάνωση του 
πληθυσμού και τη συνέχιση της λειτουργίας του Κράτους. Η Πολιτική Άμυνα γενικά έχει ως αποστολή, σε 
περίπτωση πολέμου να προλάβει ή να μειώσει τις απώλειες του πληθυσμού και τις καταστροφές των υλικών 
αγαθών και επίσης σε περίπτωση πολέμου ή φυσικών καταστροφών και τεχνολογικών ατυχημάτων, να 
εξυψώσει το ηθικό του Λαού, να τον προετοιμάσει και να τον βοηθήσει, για να αγωνιστεί μαζί με τις Κρατικές 
Αρχές για το σκοπό αυτό.
Αναλυτικά, Αποστολή της ΠΑΜ είναι:
Η υποστήριξη του έργου των Ενόπλων Δυνάμεων
Η προστασία του Πληθυσμού και των αγαθών από τις κάθε είδους εχθρικές προσβολές
Η Διάσωση, Περίθαλψη και Παροχή κάθε δυνατής βοήθειας στους πληγέντες
Η διατήρηση του Ηθικού του πληθυσμού σε υψηλό επίπεδο
Η αποκατάσταση, κατά το δυνατόν, των ζημιών που τυχόν θα γίνουν
Η Εκπαίδευση – ενημέρωση του αμάχου Πληθυσμού για τους κινδύνους και τους τρόπους αυτοπροστασίας
Η αντιμετώπιση των φυσικών συμφορών, ως και των εκτάκτων γενικώς σοβαρών αναγκών, προκαλουμένων 
από οποιαδήποτε αιτία, η οποία έχει ως αποτέλεσμα την δημιουργία ή την απειλή δημιουργίας εκτεταμένων 
απωλειών, ζημιών και καταστροφών ή την παρακώλυση και διατάραξη της οικονομικής και κοινωνικής ζωής 
της Χώρας
Μια σύγχρονη Εθνοφυλακή, έχοντας ως κύρια Αποστολή της την ενίσχυση και υποβοήθηση, στην ειρήνη και 
στον πόλεμο, των Ενόπλων μας Δυνάμεων στην άμυνα της χώρας, επιβάλλεται και οφείλει να έχει επίσης ως 
Αποστολή της την επιχειρησιακή συμβολή στην Πολιτική ΄Αμυνα της Χώρας.
Συνεπώς εκ των ανωτέρω, προτείνεται να προστεθεί ως συνέχεια στην παρ. 3 του άρθρου 63 (όπως στην παρ. 
3β. του άρθρου 1 του ν. 1295/1982):
«Επίσης, η συμβολή στην Πολιτική ΄Αμυνα (ΠΑΜ) της Χώρας με την υποβοήθηση των αρμοδίων Κρατικών 
Αρχών στην αντιμετώπιση Εκτάκτων Αναγκών (πυρκαγιές, θεομηνίες, σεισμοί, και άλλες φυσικές 
καταστροφές).»

2043 

2046



 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:16   

Προτείνεται η παρ. 3 να τροποποιηθεί ως εξής:
3. Αποστολή της Εθνοφυλακής είναι:
α) Η συμβολή στην άμυνα της χώρας, η ενίσχυση και υποβοήθηση του Στρατού Ξηράς στην εκπλήρωση της 
αποστολής του, όπως αυτή καθορίζεται στο πλαίσιο της διακλαδικής λειτουργίας των Ενόπλων Δυνάμεων, σε 
περίοδο ειρήνης, επιστράτευσης (γενικής ή μερικής) και πολέμου.
β) Η συμβολή στην αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών (όπως πυρκαγιές, θεομηνίες, σεισμοί).

Δικαιολογητικές σκέψεις:
Η υπόψη τροποποίηση εκτιμάται ότι είναι αναγκαία διότι αναφέρει και περιγράφει πληρέστερα την αποστολή 
της Εθνοφυλακής, ενώ σημειώνει καλύτερα τον ρόλο της για τη βοήθεια της κοινωνίας, με τη συμμετοχή της 
στην αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών (πυρκαγιές, θεομηνίες, σεισμοί).
Επιπλέον, τονίζει τη σημαντική προσφορά της Εθνοφυλακής στο κοινωνικό σύνολο και ενδυναμώνει τους 
δεσμούς με αυτό.
Επισημαίνεται ότι η κλιματική αλλαγή καθιστά τα ακραία φαινόμενα όλο και πιο έντονα και τα εμφανίζει και 
πιο συχνά, επομένως και η ενίσχυση των Ενόπλων Δυνάμεων (ΕΔ) με προσωπικό πιο επιτακτική.
Η σκοπιμότητα της συμβολής της Εθνοφυλακής στην αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών (όπως πυρκαγιές, 
θεομηνίες, σεισμοί) βασίζεται στις ανάγκες που προκύπτουν από την εμπειρία και τα συμπεράσματα που 
προέκυψαν από τις φυσικές καταστροφές που συγκλόνισαν την Ελλάδα, την τελευταία 15ετία, όπως των 
φονικών πυρκαγιών το 2007 στην Πελοπόννησο και το 2018 στο Μάτι, της πλημμύρας το 2017 στη Μάνδρα και 
τους σεισμούς που έπληξαν την Αθήνα, Θεσσαλονίκη, κ.ά.
Τέλος, η ρητή αναφορά στην Αποστολή της Εθνοφυλακής της συμβολή της στην αντιμετώπιση εκτάκτων 
αναγκών (όπως πυρκαγιές, θεομηνίες, σεισμοί), η οποία υπάρχει στον ν. 1295/1982, συνάδει με την 
αναγκαιότητα συγκρότησης Ταγμάτων Εθνοφυλακής (ΤΕΘ) στην Αττική και στη Θεσσαλονίκη, Ειδικής 
Σύνθεσης, με τομείς Ιατρικής/Νοσηλευτικής, Μηχανικού, Κυβερνοάμυνας και Προστασίας, με στελέχωση 
Εθνοφυλάκων, κυρίως από τεχνικές Ειδικότητες και στη συνέχεια η συγκρότηση αντίστοιχων ΤΕΘ στα μεγάλα 
αστικά κέντρα του εσωτερικού, όπως Λάρισα, Βόλο, Χαλκίδα, Μεσολόγγι, Πάτρα, Καλαμάτα, Κόρινθο, κ.ά., 
για την ενίσχυση στην ειρήνη του κρατικού μηχανισμού στην αντιμετώπιση των φυσικών καταστροφών, στο 
πλαίσιο της αποστολής της Εθνοφυλακής, ενώ στην Κυβερνοάμυνα, θα καλύψουν ανάγκες σε αυτή τη μορφή 
υβριδικού πολέμου. Η συγκρότησή τους είναι στο πλαίσιο της προσφοράς της Εθνοφυλακής και των ΕΔ στην 
κοινωνία, ενώ θα ενδυναμώσει τους δεσμούς με το κοινωνικό σύνολο. Τονίζεται το μεγάλο ενδιαφέρον από 
τους Εφέδρους και τους Συνδέσμους τους για τη συγκρότηση ΤΕΘ στο εσωτερικό για να τα στελεχώσουν.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:37   

Προτάσεις γενικά για το σχέδιο νόμου και όχι επί συγκεκριμένων άρθρων, στολών και λοιπών ανεδαφικών 
κειμένων. Ως γνωστόν δεν θα ληφθεί υπόψη τίποτα από τα γραφόμενα του κοινού, αλλά έχουμε την 
υποχρέωση να συνδράμουμε όσο μπορούμε.

1.
Η Δυνάμεις Εθνοφυλακής και γενικά τα Τάγματα Εθνοφυλακής πρέπει να έχουν πλήρη στελέχωση με ακριβές 
καθηκοντολόγιο βάση του Π.Ο.Υ. Δεν μπορεί ο στρατός να επεμβαίνει σε όλα και για όλα. Πυρασφάλεια, 
πλημμύρες, καταστροφές κτλ.

2.
Η στελέχωση των ΤΕ από Εφέδρους Οπλίτες και Εφέδρους Αξιωματικούς πρέπει να γίνεται μετά το 30 έτος και 
με εθελοντική εγγραφή του ενδιαφερόμενου με την προϋπόθεση ότι δεν ανήκει σε ΑΣ Μονάδας.

3.
Υποχρεωτική παρουσία στις εκπαιδεύσεις έστω μια φορά στις 40 ημέρες, αλλά να τηρείται παρουσιολόγιο για 
τους τυπικούς που αργότερα θα έχουν ευεργετήματα.

4.
Η εκπαίδευση να είναι ουσιώδης, όχι κάθε Κυριακή πάμε στο ΤΕ για καφέ και στις 12 το μεσημέρι να πάμε 
σπίτια μας.

5.
Η εκπαίδευση να γίνεται 2 φόρες (Κυριακή) το μήνα (ανά 15 ημέρες) και στο πρόγραμμα εκπαίδευσης Α και Β 
εξαμήνου των ΤΕ να συμπεριλαμβάνει ένα 2ημέρο σε καταυλισμό και ΤΑΜΣ με ρεαλιστικά αντικείμενα.

6.
Τα μόνιμα στελέχη των ΤΕ και κυρίως οι αξιωματικοί θα πρέπει να έχουν κατάλληλη κατάρτιση και διάθεση να 
παράγουν έργο, να πάψουν να το βλέπουν ως 2 έτη πριν την αποστρατεία.
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7.
Να δοθεί η ευκαιρία στους Εφέδρους Αξιωματικούς των ΤΕ να μπορούν να παρακολουθήσουν διαδικτυακά αλλά
και με φυσική παρουσία τα Σχολεία Εφαρμογής του Όπλου τους (Σχολή Πεζικού στη Χαλκίδα κτλ).

8.
Στους οπλίτες μετά την ευδόκιμη παρουσία τους και ύστερά από 7 έτη πραγματικής υπηρεσίας να 
παρακολουθούν ΛΥΒ και να τους απονέμεται ο βαθμός του Εφέδρου Υποδεκανεά και μετά τα 14 έτος το βαθμό 
του Εφέδρου Δεκανέα.

9.
Τα Έφεδρα Μέλη των ΤΕ θα πρέπει να καλύπτονται πάντα με ΦΑΠ και τις σχετικές ασφαλιστικές εισφορές προς
τον εργοδότη, διότι κάποιες φορές ο σκληρός ιδιωτικός τομέας αποτελεί τροχοπέδη για την φυσική παρουσία 
στα ΤΕ.

10.
Ίσως να εξετασθεί η δημιουργία ΤΕ στα μεγάλα αστικά κέντρα ώστε σε περίοδο κρίσης να τροφοδοτήσουν με 
ικανά και εκπαιδευμένα στελέχη τις Μονάδες της Παραμεθορίου.

11.
Συμμετοχή γυναικών στα ΤΕ με εισαγωγικό αρχικό ετήσιο Σχολείο που θα περιλαμβάνει ειδικότητα και βασικές 
στρατιωτικές γνώσεις.

12.
Βασικό: όσοι Έφεδροι Αξιωματικοί επιθυμούν να πληρώνουν ένα σχετικό αντίτιμο στις Ένοπλες Δυνάμεις και να
παρακολουθούν αν είναι ικανοί σωματικά, κάποια σχολεία εκπαίδευσης όπως πχ ΣΧΑΛ κτλ ΠΚΕΕΥΕ στο Κιλκίς 
κτλ. Η διαρκείς εκπαίδευση προσφέρει και αυτοπεποίθηση αλλά και επίτευξη του στόχου μας, στην προκειμένη
περίπτωση την άμυνα της Ελλάδας μας.

13.
Ύστερα από ευδόκιμη και πραγματική υπηρεσία 5 ετών είναι συνετό τα Έφεδρα Μέλη των ΤΕ θα πρέπει να 
έχουν συγκεκριμένα ευεργετήματα όπως:
• Δικαίωμα νοσηλείας των μελών ΤΕ και των συγγενών πρώτου βαθμού σε στρατιωτικά νοσοκομεία.
• Δικαίωμα εισόδου σε Στρατιωτικές Λέσχες, Πρατήρια και ΚΑΑΥ.
• Φοροαπαλλαγή 2-5% κατ έτος και βάση του παρουσιολογίου που θα τηρείται.
• Μοριοδότηση τέκνων Έφεδρου προσωπικού ΤΕ για εισαγωγή σε παραγωγικές σχολές Ενόπλων Δυνάμεων και 
Σωμάτων Ασφαλείας.

Γενικότερα να δοθεί έμφαση σε ουσιώδη εκπαίδευση με παράδειγμα τον στρατό του Ισραήλ (IDF) που εκεί 
εφαρμόζουν πολύ καλές πρακτικές. Τα παραπάνω κίνητρα θα δώσουν το έναυσμα για πλήρη στελέχωση και 
συμμετοχή γενικότερα των πολιτών στα ΤΕ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:16   

1. Δημιουργία μονάδων σε Αττική και Θεσ/νικη, για αρχή και στην συνέχεια σε άλλα αστικά κέντρα.
2.Να μπορούν όλες οι γυναίκες,εθελοντικά,να συμμετέχουν και όχι μόνο όσες είναι στην εφεδρεία των ΕΔ.
3.Να αξιοποιούνται περισσότερα άτομα από την εφεδρεία άλλων κλάδων και όχι μόνο όταν περισσεύουν θέσεις
από τις άλλες κατηγορίες που περιγράφονται στο σχετικό άρθρο.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

ΠΡΟΤΑΣΗ:
Τα Άρθρα, 64 παρ.7, 67 παρ.5, 67 παρ.9 αφορούν διατάξεις σχετικά με την ένταξη και συμμετοχή των 
εφέδρων Αξιωματικών.

Προτείνεται, στο Άρθρο 64, η ρητή αναφορά των εφέδρων Αξιωματικών στις διατάξεις σχετικά με το 
προσωπικό που στελεχώνει την εθνοφυλακή.

Παράδειγμα διατύπωσης: «Οι έφεδροι Αξιωματικοί εντάσσονται και στελεχώνουν την εθνοφυλακή σύμφωνα με 
τις διατάξεις του παρόντος, ως Εθνοφύλακες Αξιωματικοί, σύμφωνα με τον ΠΟΥ των Μονάδων.».

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:04   

Σύμφωνα με το νομοσχέδιο, η Εθνοφυλακή οργανώνεται σε ενεργές και επιστρατευόμενες Μονάδες, οι οποίες 
χαρακτηρίζονται ως ειδικές στρατιωτικές και ονομάζονται Τάγματα Εθνοφυλακής (ΤΕΘ), με την προσθήκη του 
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ονόματος της περιοχής, όπου εδρεύουν. Τα ΤΕΘ δύναται να περιλαμβάνουν Υπομονάδες και Τμήματα 
Εθνοφυλακής.

Προτείνεται τα ΤΕΘ να είναι μόνο ενεργές μονάδες. Οι επιστρατευόμενες υπομονάδες ή τα τμήματα 
Εθνοφυλακής να ενταχθούν ως οργανικές υπομονάδες (ΕΜ) μόνο σε ενεργές μονάδες του ΣΞ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

Προτείνουμε:
1. Τη σύσταση Ταγμάτων Εθνοφυλακής στην Περιφέρεια Αττικής με αποστολή α)την συνδρομή του κρατικού 
μηχανισμού σε περιπτώσεις εκτάκτων αναγκών.
β) Την συνδρομή στον τομέα της κυβερνοασφάλειας/κυβερνοάμυνας.
γ) Τη δυνατότητα ενεργοποίησης των Ταγμάτων Εθνοφυλακής στην Περιφέρεια Αττικής σε περιπτώσεις 
εκτάκτων αναγκών όπως συμβαίνει και στις Πολιτείες των Η.Π.Α. με την Εθνοφρουρά. Αυτό προϋποθέτει την 
ένταξη των Ταγμάτων Εθνοφυλακής της Περιφέρειας Αττικής στο σχεδιασμό Πολιτικής Προστασίας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:08   

Ο ίδιος ο υπουργός, τον Οκτώβριο του 2021, σαν απάντηση σε ερώτηση βουλευτών, είχε τονίσει ότι εξετάζεται 
η συγκρότηση Ταγμάτων Εθνοφυλακής Ειδικής Σύνθεσης σε αστικές περιοχές του εσωτερικού, με τομείς 
κυρίως Μηχανικό, Νοσηλευτική/Ιατρική και τεχνικές ειδικότητες, για την ενίσχυση του κρατικού μηχανισμού σε
φυσικές καταστροφές. Επίσης είχε δηλώσει, μαζί με τις άλλες ειδικότητες που ανέφερα και σαν τομέα δράσης 
την κυβερνοασφάλεια, για τις μονάδες σε Αττική και Θεσ/νικη. Πιο ξεκάθαρο νομίζω δεν γίνεται!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:58   

Να σταματήσει ο εργασιακος Μεσαίωνας των εθνοφυλάκων που κάνουν φυλαξη, να γίνει ένα σώμα φυλαξης 
μέσα στο στράτευμα με κανονική σχέση εργασίας και μέσα σ’αυτό να ειναι οι εθνοφυλακες που είδη κάνουν 
υπηρεσίες, δεν μπορεί το ίδιο το κράτος να μας παιζει όπως το βολευει το ένα υπουργείο ως εθελοντές γιατί 
βολευεσαι και το άλλο ως μισθωτούς γιατί και αυτό έτσι το βολευει, πρεπεινα τελειώνει αυτή η αδικία γιατί 
τέλους παγιες και διαρκείς ανάγκες του δημοσίου και από ότι ξέρω δεν υπάρχει εθελοντική εργασία στο 
δημόσιο

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:09   

Αρχικά πρέπει να αφαιρεθεί αυτό που αποκαλείται επιστρατευμένη Εθνοφυλακή γιατί είναι ακριβώς το 
αντίθετο από την πραγματικότητα, δεύτερον περισσότερες εκπαιδεύσεις να προστεθούν στο πρόγραμμα της 
εθνοφυλακής και τρόποι να περνάνε μια φορά το χρόνο οι Εθνοφυλακες μια σχολή τύπου ΛΥΒ .

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:25   

Σε διεθνές περιβάλλον υβριδικών απειλών είναι απαραίτητη η συγκρότηση Μονάδων Εθνοφυλακής σε κάθε 
Νομό της χώρας, οι οποίες ταυτόχρονα θα μπορούν να ενισχύουν το έργο της Πολιτικής Προστασίας σε 
καταστάσεις εκτάκτων αναγκών. Το νομικό πλαίσιο παρέχεται ήδη από τον Ν.1295/1982 «Περί Εθνοφυλακής» 
(ΦΕΚ Α΄126/1982) όπου γίνεται λόγος για τις Μονάδες Τύπου «Β» (εσωτερικού). Το μόνο που χρειάζεται να 
ρυθμιστεί είναι να μην περιορίζεται η επάνδρωση στο 30% και απλώς να ενεργοποιηθούν οι Μονάδες.
Διαφορετικά, οι υπό διαβούλευση ρυθμίσεις δεν φαίνεται να προσφέρουν κάτι περισσότερο από τον νόμο του 
1982, εκτός αν στην παρ. 2 προστεθεί η φράση «σε κάθε πρωτεύουσα νομού της επικράτειας» ώστε να 
συγκροτηθούν ενεργές Μονάδες από τον καιρό της ειρήνης (2. Η Εθνοφυλακή οργανώνεται σε ενεργές και 
επιστρατευόμενες Μονάδες, σε κάθε πρωτεύουσα νομού της επικράτειας).
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 08:08   

Ήμουν 8 χρόνια εθνοφύλακας σε κάποιο τεθ του νομού έβρου. Προτείνω να δημιουργηθούν τεθ που θα έχουν 
εθνοφύλακες που θα είναι εθνοφύλακες επειδή το θέλουν οι ίδιοι και έχουν καταταχθεί εθελοντικά. Το πόσα θα
είναι αυτά τα τεθ έχει να κάνει με το πόσοι θα είναι αυτοί οι εθνοφύλακες αλλά σίγουρα πολύ λιγότερα από 
αυτά που υπάρχουν σήμερα. Έτσι συνολικά προτείνω μόνο εθελοντικά να γινόμαστε εθνοφύλακες και να 
κλείσουν τα τεθ φαντάσματα και όσα μείνουν να είναι αξιόμαχα.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:05   

 «Αποστολή της Εθνοφυλακής είναι η συμβολή στην άμυνα της χώρας, η ενίσχυση και υποβοήθηση του Στρατού
Ξηράς στην εκπλήρωση της αποστολής του, σε περίοδο ειρήνης, …»

Ποιά είναι η ενίσχυση – υποβοήθηση του ΣΞ σε περίοδο Ειρήνης ;
Βοήθεια στην αντιμετώπιση Φυσικών καταστροφών;
Αν ΝΑΙ γιατί δεν αναφέρεται ξεκάθαρα όπως στον προηγούμενο νόμο;

Προτείνεται να γίνει σαφής αναφορά σε αποστολή της Εθνοφυλακής για συνδρομή σε φυσικές καταστροφές.
Κατ’ επέκταση προτείνεται η ενεργοποίηση της Εθνοφυλακής όταν ένας νομός κηρύσσεται σε Κατάσταση 
Εκτάκτου Ανάγκης (και όχι μόνο σε κατάσταση πολιορκίας).
Έτσι θα είναι δυνατό να ενεργοποιηθεί η εθνοφυλακή σε ευαίσθητες περιοχές χωρίς να κηρυχθεί 
επιστράτευση…

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:59   

Η εθνοφυλακή και τα τεθ δεν είναι το φάρμακο για όλα τα κενά και τα προβλήματα του στρατού. Η 
Εθνοφυλακή δεν έχει δουλειά στο εσωτερικό και στα μεγάλα αστικά κέντρα. Για αυτό υπάρχει η ΕΛΑΣ η οποία 
μπορεί να κάνει πολύ καλά και όπως πρέπει τη δουλειά της . Εθνοφυλακή μόνο στα σύνορα.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 16:37   

1. Οι Μονάδες Εθνοφυλακής να είναι μόνο ενεργές, δεν υπάρχει λόγος να υπάρχουν τεθ επιστρατευόμενα. Τι 
να κάνουν να επιστρατευτούν και να κάνουν τι και πότε??? Αυτό είναι οποιαδήποτε άλλη επιτρατευόμενη 
μονάδα πεζικού όχι όμως εθνοφυλακή…
2. Να επιτρέπεται να υπάρχουν τμήματα εθνοφυλάκων όπως διμοιρίες ή λόχοι μέσα σε άλλες μονάδες πεζικού, 
σαν μικτές μονάδες.
3. Να γίνονται εθνοφύλακες μόνο αυτοί που το θέλουν εθελοντικά και να καταργηθεί η υποχρεωτική κατάταξη 
γιατί έτσι δεν γίνεται δουλειά.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:36   

Δημιουργία Τ.ΕΘ σε όλες τις πρωτεύουσες νομών.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:09   

Να δημιουργηθούν μονάδες εθνοφυλακής σε Αττική και Θεσ/νικη, για αρχή και στη συνέχεια σε άλλα αστικά 
κέντρα. Έτσι επιτυγχάνεται η κοινωνικοποίηση του θεσμού. Επισής να δίνεται η δυνατότητα συμμετοχής 
περισσότερων ατόμων από άλλους κλάδους των ενόπλων δυνάμεων και όχι μόνο όταν περισσεύουν θέσεις από 
τις εφεδρείες του Στρατού Ξηράς.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 17:49   
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Στη σύγχρονη Ελλάδα δεν έχουν δουλειά τα τάγματα εθνοφυλακής στο εσωτερικό. υπάρχει η ελληνική 
αστυνομία για αυτή τη δουλειά και είναι ικανότατη. Όποιος θέλει εθνοφυλακή στο εσωτερικό να μας πει και 
ακριβώς τι δουλειά θα κάνει στο εσωτερικό και εναντίον ποιου εχθρού….

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:39   

1. Οι Μονάδες Εθνοφυλακής θα πρέπει να είναι ενεργές και ετοιμοπόλεμες, κάτι που δεν είναι οι 
επιστρατευόμενες, οπότε δεν υπάρχει λόγος να συμπεριλαμβάνονται σε αυτές και οι επιστρατευόμενες, οι 
οποίες μπορούν να είναι οποιαδήποτε άλλη μονάδα πεζικού αλλά όχι εθνοφυλακής… Εθνοφυλακή και 
επιστρατευόμενες μονάδες είναι κάτι ασύμβατο και στα όρια της κοροϊδίας. Εθνοφυλακή σημαίνει άμεση 
ετοιμότητα, όλα τα άλλα είναι να έχουμε να λέμε…

2. Να συμπεριληφθεί στο νόμο η δυνατότητα ύπαρξης τμημάτων εθνοφυλακής Διμοιρίας ή λόχου σαν οργανικά 
τμήματα των μονάδων πεζικού.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:18   

Τελικά δεν γίνεται πουθενά λόγος για το αν θα ιδρυθούν μονάδες σε Αττική ή άλλα αστικά κέντρα, όπως είχε 
ανακοινωθεί στο παρελθόν. Πρέπει να κοινωνικοποιηθεί ο θεσμός! Υπάρχουν άτομα στις πόλεις που δεν ξέρουν
τι είναι η Εθνοφυλακή! Επίσης αν κάποιος έχει υπηρετήσει σε άλλο κλάδο των Ενόπλων Δυνάμεων, για να γίνει
εθνοφύλακας, πρέπει να περισσεύουν θέσεις από όσες καλυφθούν από προσωπικό προερχόμενο από τον 
Στρατό Ξηράς.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:07   

Η εθνοφυλακη αποτελεί παραγοβτα εσωτερικής ασφάλειας και σταθερότητας κυρίως στα αστικά κεντρα. Θα 
έπρεπε να υπάρχουν πιο ενεργες μονάδες ΤΕΘ σε μεγάλους αστικούς ιστους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:47   

να επεκταθει το μετρο συστασεως των ταγμάτων εθνοφυλακής σε όλη την επικράτεια, Δυτ.Ελλάδα, 
Πελοπόννησος, Αττική και όχι μονον στίς παραμεθόριες περιοχές οι λόγοι [πιστεύω είναι ευνόητοι και δεν 
αναφερονται δημόσια.

Άρθρο 64

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02   

Θα πρέπει στους βαρεοπλίτες να επιτρέπεται να αγοράσουν δικό τους πιστόλι.Αυτά
που έχει ο Ελληνικός στρατός είναι απο το 1911,μετά το πέρας της θητείας στην εθνοφυλακή να παραμένει 
στην μονάδα ο οπλισμός.Αποτέλεσμα θα είναι σε σύντομο
χρονικό διάστημα θα αντικατασταθούν ενα μεγάλο μερος των πιστολιών με συνχρονα
όπλα χωρίς να χαλάσει ο στρατός ούτε δραχμή

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   

Προτείνεται η παρ. 9 του Άρθρου 64 να τροποποιηθεί ως εξής:
9. Οι Εθνοφύλακες συμμετέχουν στην εκπαίδευση των Μονάδων Εθνοφυλακής που υπηρετούν, τουλάχιστον μία
(1) φορά τον μήνα με την Υπομονάδα τους, ημέρα Κυριακή, όπως ο Στρατιωτικός Κανονισμός Οργάνωσης και 
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Λειτουργίας της Εθνοφυλακής, οι Ειδικές Οδηγίες Εκπαίδευσης (ΕΟΕ) της Εθνοφυλακής και οι Διαταγές του 
Γενικού Επιτελείου Στρατού καθορίζουν.

Δικαιολογητικές σκέψεις:
Καθορίζεται ολοκληρωμένα η διεξαγωγή της εκπαίδευσης των Εθνοφυλάκων στις Μονάδες Εθνοφυλακής που 
υπηρετούν.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:33   

Θα ηταν οφελιμο να παρεχεται η δυνατοτητα σε εθνοφυλακες που πληρουν ενα μινιμουμ προαπαιτουμενων 
κριτηριων (συμμετοχων,σωματικης ικανοτητας) να μπορουν να φοιτουν σε συγκεκριμενα σχολεια προς 
εμπλουτισμο/ανανεωση των ικανοτητων τους και ως εξτρα κινητρο προς περαιτερω συμμετοχη.

Εθνοφυλακες Ρεθυμνου

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:22   

1. Να χρησιμοποιηθούν ως εκπαιδευτές οι ίδιοι οι Εθνοφύλακες. Πολλών από εμάς το επάγγελμα που ασκούμε 
(πολεμικές τέχνες, πρώτες βοήθειες),είναι απαραίτητη και αναγκαία γνώση για όλους. Είναι 
λυπηρό ,επικίνδυνο και ανεύθυνο να είναι εκπαιδευτής ένας άσχετος, μόνο και μόνο επειδή είναι μόνιμο 
στέλεχος και του ανέθεσαν να κάνει την εκπαίδευση.

2. Να μπορούμε να συμμετέχουμε σε σχολεία και ασκήσεις των ενόπλων δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:23   

φρονώ, ότι για να λειτουργήσουν οι διατάξεις του παρόντος Σχεδίου Νόμου περί της Στελέχωσης της 
Εθνοφυλακής, πρέπει να τροποποιηθεί η παράγραφος 1 του άρθρου 4 του ν. 3421/05¨Στρατολογία των 
Ελλήνων¨ ως προς την έκταση εφαρμογής αυτού και να συμπεριληφθεί ως κατηγορία εφαρμογής του και η 
κατηγορία των Εθνοφυλάκων προκειμένου να εφαρμόζονται οι εκ του νόμου περι Στρατολογίας Διατάξεις της 
πρόσκλησής τους για κατάταξη, της υγειονομικής κρίσης τους , της παραπομπής τους στις αρμόδιες 
υγειονομικές επιτροπές για κρίση της σωματικής τους ικανότητας και επανεξέτασης αυτής,της εξαίρεσής τους 
από τις προσκλήσεις για κατάταξη,της κήρυξής τους για ανυποταξία και διακοπής αυτής σύμφωνα και με τις 
ειδικότερες διατάξεις που εισάγονται δεδομένου της κλήσης τους για κατάταξη και μετά τη συμπλήρωση του 
45ου έτους της ηλικίας τους. Εφόσον δεν ρυθμιστούν αυτά τα θέματα επακριβώς έχω την άποψη ότι θα είναι 
κενά νόμου, φέροντας ως παράδειγμα ότι και στο ισχύον νομοθετικό πλαίσιο περι Εθνοφυλακής υπάρχει 
πρόνοια περί της κήρυξης σε ανυποταξία κάποιου που δε κατατάσσεται μα στην πράξη είναι ανεφάρμοστη, 
λόγω της μη ΄ύπαρξης του θεσμού των Εθνοφυλάκων στις διατάξεις που ρυθμίζουν την έκταση εφαρμογής της 
στρατολογικής νομοθεσίας (άρθρο 4 ν. 3421/05 όπως ισχύει σήμερα).

 28 Δεκεμβρίου 2022, 06:55   

Το κράτος να μη βολεύεται στην ανάγκη του εθνοφυλακα που κάνει υπηρεσία φυλαξης και απαιτεί μόνο, να 
κοιτάξει να κάνει κανονική σχέση εργασίας με ασφαλιστικό φορέα και μισθό, με την ίδια λογική ας φέρεται 
εργασιακά και στα στελέχη όπως φέρεται στον εθνοφρουρός. Αν στον ιδιωτικό τομέα έχεις πεοσωπικο 
ανασφάλιστο πληρωνεις προστιμο 10500€ έκαστος αφου το κράτος φέρεται έτσι στους εθνοφρουρους να δώσει
το δικαίωμα και να μην τιμωρεί τους επιχειρηματίες και να μπορούν να έχουν το προσωπικο τους ανασφάλιστο 
και με ψυχουλα και να τους λένε αυτά ειναι αμα θέλετε. Κοιτάξτε να διωρθοστε αυτή την αδικία εις βάρος του 
εθνοφρουρου ευχαριστώ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:44   

Οι τοπικά διαμένοντες έφεδροι αξιωματικοί των ΤΕΘ θα πρέπει να μπορούν να συμμετέχουν στις εκπαιδεύσεις 
της μονάδας τους και να έχουν τον ατομικό τους οπλισμό στην οικία τους. Είναι οξύμωρο να μην μπορούν να 
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εκπαιδευθούν με τους άντρες που θα διοικήσουν και να είναι άοπλοι. Σε περίπτωση επιχειρήσεων κατά την 
κίνηση τους προς την μονάδα τους θα είναι τα εύκολα θύματα αν πέσουν σε εχθρική αποκοπή.Θα πρέπει να 
υπάρχει η πρόβλεψη μία τουλάχιστον φορά τον χρόνο να ενεργοποιήται πλήρως με ΦΑΠΕ εναλλάξ κάθε λόχος 
των ΤΕΘ με κλήση και παρουσία 48 ωρών για εκπαίδευση στα αντικείμενα της αποστολής στην περιοχή 
ευθύνης. Κατά την διάρκεια της σαρανταοκταωρης κλήσης τους οι Εθνοφύλακες και οι αξιωματικοί να 
λαμβάνουν την νόμιμη αποζημίωση.Επίσης πρέπει οι εθνοφύλακες που συμμετέχουν στις εκπαιδευτικές 
δραστηριότητες της μονάδας τους να μπορούν να χρησημοποιούν στρατιωτικές λέσχες και πρατήρια. Ομοίως 
να δικαιούνται στρατιωτικό εισιτήριο στα πλοία και στα ΚΤΕΛ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:51   

όσον αφορά το θέμα ένταξης των γυναικών στην εθνοφυλακή οι γυναίκες που ήταν ΕΠΥ και ΕΠΟΠ είναι 
ελάχιστες και ο νόμος είναι κοροϊδία και εντελώς αντισυνταγματικός αφού δεν λαμβάνει υπ όψιν το άρθρο 4 
του συντάγματος και τις παραγράφους 1, 2 και 6 . Ο νόμος θα κηρυχθεί αντισυνταγματικός από το Συμβούλιο 
της Επικρατείας και το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:21   

Παρ.1 : Η κατάταξη στην Εθνοφυλακή είναι εθελοντική και γίνεται μόνο μετά από αίτηση του Εφέδρου.
Παρ. 6. Επανεξέταση της σωματικής ικανότητας των Εθνοφυλάκων πραγματοποιείται αυτεπάγγελτα ή μετά από
αίτησή τους από την πλησιέστερη στον τόπο διαμονής τους υγειονομική επιτροπή των Ενόπλων Δυνάμεων ή 
από δημόσιο νοσοκομείο, κατ’ ελάχιστον κάθε διετία. Ειδικότερα για τους Εθνοφύλακες που ασκούν καθήκοντα
φύλαξης, η εξέταση πρέπει να είναι ετήσια.
Παρ.8: Οι κατατασσόμενοι υπηρετούν στην Εθνοφυλακή τουλάχιστον για τρία (3) έτη, εκτός αν συντρέχουν 
ειδικοί λόγοι για τη διαγραφή τους, οι οποίοι καθορίζονται στον Στρατιωτικό Κανονισμό Οργάνωσης και 
Λειτουργίας της Εθνοφυλακής. Οι υπηρετούντες στην Εθνοφυλακή δύναται να αντικαθίστανται μετά τη 
συμπλήρωση του τρίτου συνεχόμενου έτους υπηρεσίας τους ανάλογα με τις ανάγκες και τις δυνατότητες κάθε 
περιοχής ή εφόσον απουσιάζουν από το 50% των εκπαιδεύσεων που πραγματοποιούνται από το ΤΕΘ ετησίως, 
μετά από απόφαση της οικείας μονάδος. Η υπηρεσία των κατατασσόμενων στην Εθνοφυλακή περιορίζεται μόνο
από το όριο ηλικίας της περ. β) της παρ. 4.
Παρ. 9: Η εκπαίδευση του προσωπικού των μονάδων Εθνοφυλακής πραγματοποιείται ημέρα Κυριακή, κάθε 
μήνα. Η παρουσία του προσωπικού είναι αναγκαία τουλάχιστον στις μισές εκπαιδεύσεις. Σε περίπτωση που ο 
Εθνοφύλακας δεν προσέρχεται στον ελάχιστο αριθμό εκπαιδεύσεων του εξαμήνου, η Μονάδα προχωρεί σε 
ενημέρωσή του και σε περίπτωση που δεν συμπληρωθεί ο αναγκαίος αριθμός εκπαιδεύσεων στο επόμενο 
εξάμηνο, δύναται να προχωρήσει μονομερώς σε διαγραφή του.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

οι ΜΕ να στελεχωνονται μονο απο εθελοντες που θα ειναι υποχρεωμενοι να ακολουθουν την εκπαιδευση με 
εξαιρεση λογους ανωτερας βιας,αλλιως θα διαγραφονται…να δινεται η δυνατοτητα αποκτησης γνωσεων π.χ 
πρωτων βοηθειων,καθως επισης η εθελοντικη εγγραφη εφεδρων και απο τα μεγαλα αστικα κεντρα και 
εκπαιδευση σε τοπικα στρατοπεδα κια πεδια βολης…η μεταβαση των εθνοφυλακων για εκπαιδευση να γινεται 
με μεριμνα της στρατιωτικης υπηρεσιας.εγω π.χ απολυθηκα το 98 και δεν κληθηκα σε καμια εκπαιδευση..εχω 
ξεχασει να χειριζομαι το οπλο…σε περιπτωση γενικης επιστρατευσης πως θα ανταποκριθω.τελος,ολοι οι 
εφεδροι να κληθουν να καταθεσουν ιατρικα πιστοποιητικα σε περιπτωση προβληματων υγειας και αναλογα να 
διαγραφουν απο την εφεδρεια ή να τους δωθει βοηθητικη ειδικοτητα..μπορει οταν υπηρετησαμε να ημασταν 
υγιεις Ι1,αλλα με το περασμα των χρωνων αποκτουμε νοσηματα που επηρεαζουν την θητεια..

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:13    

Προτείνουμε:
1. Να προβλεφθεί ρητά ότι έφεδροι Αξιωματικοί ανεξαρτήτως τόπου κατοικίας ευρισκόμενοι σε περιοχές όπου 
λειτουργούν Τάγματα Εθνοφυλακής να δύνανται κατόπιν αιτήσεως τους να μετέχουν εθελοντικά στις 
εκπαιδεύσεις των εκεί Τ.Ε.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:18   

Οι Εθνοφύλακες ειμαστε Οπλίτες-Πολίτες ή Πολίτες-Οπλίτες

Η πρόταση μου ειναι η επαγγελματική μας σταδιοδρομία να συνδέεται με την στρατιωτική σε θέματα 
εκπαίδευσης.
Δηλ. ενας ηλεκτρονικος να μπορει να εκπαιδεύεται σε θέματα διαβιβάσεων και ασυρμάτων, ενας 
πληροφορικάριος να μπορει να εκπαιδεύεται σε θεματα κυβερνοασφάλειας, ενας πολ. μηχανικός να μπορει να 
εκπαιδευεται σε θεματα που αφορα το μηχανικό κτλ.

Ετσι εν καιρώ ειρήνης ή πολέμου να μπορούμε να καλύψουμε τις οποιες αναγκες εχει ο στρατός, οταν μας 
ζητηθεί και να μην χανεται πολιτιμος χρόνος

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:50   

Δημιουργία μονάδων και σε Αττική, Θεσ/νικη και άλλα μεγάλα αστικά κέντρα, ώστε να γίνει ο θεσμός της 
Εθνοφυλακής, ανοικτός προς όλους, όχι μόνο σε κατοικούς ακριτικών νησιών και συνόρων
Στο Άρθρο 64 το οποίο αναφέρεται στα ηλικιακά όρια για τη στελέχωση Εθνοφυλακής – Εκπαίδευση 
προσωπικού, να δοθεί το δικαίωμα και στους πέραν των εξήντα επτά ετών εφέδρους, να παραμένουν στις 
Μονάδες Εθνοφυλακής εφόσον το επιθυμούν και η υγεία τους το επιτρέπει.
Προτείνεται στο Άρθρο 64, παρ.1 στο τέλος του εδαφίου β) να γίνει η πιο κάτω προσθήκη:
«Άρθρο 64 παρ.1 β) ….. (στο τέλος της παραγράφου ή του εδαφίου):
Οι έφεδροι Αξιωματικοί εντάσσονται σύμφωνα με τις διατάξεις του παρόντος ως Εθνοφύλακες Αξιωματικοί.»
Η εκπάιδευση να βελτιωθεί ποιοτικά και ποσοτικά ειδικά στις βολές με ατομικά όπλα,(σήμερα γίνεται 
τουλάχιστον στα ΤΕΘ Γ’ Σώματος που γνωρίζω) μόνο με 10 βολές για το G3 και σχεδόν καθόλου με πιστόλι.Ο 
εθνοφύλακας καλέιται να ταξειδέψει με δικά του έξοδα αποστάσεις 100-150 χλμ για να ρίξει μόνο 10 
βολές.Αποτελεί αντικίνητρο.
Να διατίθεται μεταφορικό μέσο (λεωφορείο) για την μεταφορά από και προς το ΤΕΘ από την έδρα του 
σχηματισμού για την εκπαίδευση της Κυριακής.
Να ισχυροποιηθεί η διαδικασία των διαγωνιστικών βολών μεταξύ σχηματισμών έως τον πανελλήνιο των ΤΕΘ 
που πρέπει υποχρεωτικά να γίνεται με την παρουσία και των τριών ΤΕΘ που έχουν προκριθεί και όχι το καθένα
στο πεδίο βολής του.Το «τέχνασμα» αυτό εξυπηρέτησε ανάγκες της εποχής μετά covid και δυστυχώς 
παγιώθηκε.(είναι αντιληπτό ότι το ανωτέρω δεν μπορεί να περιληφθεί σε διαβούλευση Νόμου , αλλά καλό θα 
είναι να διαβαστεί και να ληφθεί υπ όψιν γενικότερα)

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   

Η κατάταξη στην εθνοφυλακή να γίνεται μόνο με την εθελοντική προσέλευση του εφέδρου. Να σταματήσει 
αυτό το φαινόμενο που είναι γεμάτη η Ελλάδα ΤΕΘ με Εθνοφύλακες μόνο στα χαρτιά που κατατάχθηκαν 
υποχρεωτικά χωρίς να το θέλουν. Προτείνω να προστεθεί παράγραφος που να καθορίζει ρητά ότι η κατάταξη 
θα γίνεται μόνον όταν το επιθυμεί ο έφεδρος και όχι υποχρεωτικά και όποιον βρούμε μπροστά μας τον κάνουμε
εθνοφύλακα, αφού έτσι κανείς δεν κερδίζει και όταν χρειαστεί(ελπίζω ποτέ) θα καταλάβουμε το πρόβλημα από
πρώτο χέρι.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:35   

Θα πρέπει να γίνει διευκρίνση σχετικά με τα Τ.Ε (Τάγματα Εθνοφυλακής) και να επανιδρυθούν στα μεγάλα 
αστικά κέντρα, Αθήνα, Πατρά, Θεσσαλονίκη με τη συμμετοχή Σωμάτων όπως το Μηχανικό, Σ.Ε.Μ ,Υγειονομικό 
που η προσφορά τους μπορεί να γίνει μέσω Παλλαικής Άμυνας τόσο σε καιρό ειρήνης όσο και εν καιρώ 
πολέμου.
Θα πρέπει να προστεθεί διευκρινιστική παράγραφος και αναφορά στην στελέχωση των Τ.Ε και από Εφέδρους 
Αξιωματικούς όλων των όπλων και Σωμάτων καθώς οι δεξιότητες και οι γνώσεις που έχουν λάβει στη πολιτική 
τους ζωή μετά την ολοκλήρωση της θητείας τους ενισχύει σε μεγάλο βαθμό την αποτελεσματικότητητα των 
δράσεων των Τ.Ε.

Θα πρέπει να αναφέρεται σε ξεχωριστή παράγραφο η διαδικασία αιτήσεως των Εφέδρων Αξιωματικών, 
Υπαξιωματικών και οπλιτών για την στελεχωση των Τ.Ε
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 00:23   

Προτείνεται η προσθήκη της παρακάτω παραγράφου:

11. Οι Δημόσιοι και Ιδιωτικοί Υπάλληλοι που εργάζονται τα Σαββατοκύριακα και αργίες, απαλλάσσονται της 
υποχρέωσης συμμετοχής σε εκπαιδεύσεις Εθνοφυλακής τις Κυριακές. Οι Διοικητές των ΤΕΘ είναι δυνατό να 
ορίζουν επιπλέον ημέρα εκπαίδευσης Εθνοφυλακής σε καθημερινή ή Σάββατο, στην οποία θα συμμετάσχουν 
όσοι κωλύονται να εκπαιδευτούν ημέρα Κυριακή.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:25   

 «9. Η εκπαίδευση του προσωπικού των Μονάδων Εθνοφυλακής διεξάγεται τουλάχιστον μία (1) φορά τον μήνα,
ημέρα Κυριακή.»

Η συγκεκριμένη διατύπωση είναι μάλλον λάθος αφού αναφέρεται σε λειτουργία των ΤΕΘ για εκπ/ση 
Εθνοφυλάκων, μόνο 1 φορά τον μήνα!

Προτείνεται η τροποποίηση της παρ. 9. ώς εξής:

«9. Η εκπαίδευση του προσωπικού των Μονάδων Εθνοφυλακής διεξάγεται τουλάχιστον για τέσσερις (4) 
Κυριακές κάθε μήνα.
Κάθε Εθνοφύλακας πρέπει να συμμετάσχει κάθε χρόνο σε τουλάχιστον δέκα (10) εκπαιδεύσεις Εθνοφυλακής.»

Η προτεινόμενη διατύπωση είναι πιο ευέλικτη από την υπάρχουσα καθώς επιτρέπει στους Εθνοφύλακες να 
παρακολουθήσουν λιγότερες εκπ/σεις στις περιόδους που έχουν διάφορα κολλήματα (π.χ. βιοποριστικές 
εργασίες, ασθένειες κλπ) και περισσότερες όταν δεν έχουν άλλες εργασίες-υποχρεώσεις, χωρίς όμως να 
μειώνει τον συνολικό ελάχιστο αριθμό εκπ/σεων ανα έτος.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 08:41   

Δημιουργία μονάδων και σε Αττική, Θεσ/νικη και άλλα μεγάλα αστικά κέντρα, ώστε να γίνει ο θεσμός της 
Εθνοφυλακής, ανοικτός προς όλους, όχι μόνο σε κατοικούς ακριτικών νησιών και συνόρων.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:33  

ΝΑ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΘΟΥΝ ΟΙ Π.Ο.Υ. ΤΩΝ ΜΟΝΑΔΩΝ ΕΘΝΟΦΥΛΑΚΗΣ ΚΑΙ ΝΑ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΕΠΑΝΔΡΩΣΗ ΕΙΡΗΝΙΚΗΣ 
ΠΕΡΙΟΔΟΥ ΣΕ ΠΟΣΟΣΤΟ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ 25% ΑΠΟ ΕΠ.ΟΠ. ΠΟΥ ΕΧΟΥΝ ΥΠΗΡΕΤΗΣΕΙ ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ ΣΕ ΜΟΝΑΔΕΣ 
ΕΚΣΤΡΑΤΕΙΑΣ ΤΗΣ ΠΑΡΑΜΕΘΟΡΙΟΥ ΓΙΑ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ 15 ΕΤΗ. ΑΥΤΟΙ ΝΑ ΜΕΤΑΤΙΘΕΝΤΑΙ ΣΕ ΜΟΝΑΔΕΣ 
ΕΘΝΟΦΥΛΑΚΗΣ ΓΙΑ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ 10ΕΤΙΑ ΠΡΟΚΕΙΜΕΝΟΥΝ ΝΑ ΑΝΑΒΑΘΜΙΖΟΝΤΑΙ ΑΥΤΕΣ ΠΟΙΟΤΙΚΑ ΣΕ ΕΜΨΥΧΟ 
ΔΥΝΑΜΙΚΟ. ΣΕ ΣΤΡΑΤΟΠΕΔΑ ΠΟΥ ΥΦΙΣΤΑΤΑΙ ΘΑΛΑΜΟΣ/ΤΟΥΑΛΕΤΕΣ ΓΥΝΑΙΚΩΝ, ΝΑ ΟΡΓΑΝΩΝΕΤΑΙ ΜΙΑ (1) ΦΟΡΑ 
ΤΟ ΕΤΟΣ, ΣΥΠΟ ΓΥΝΑΙΚΩΝ-ΕΘΕΛΟΝΤΩΝ, ΟΙ ΟΠΟΙΕΣ ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΕΠΙΤΥΧΗ ΤΟΥΣ ΑΠΟΦΟΙΤΗΣΗ ΑΠΟ ΤΑΧΥΡΥΘΜΟ 
ΣΒΕΝ ΚΑΙ ΣΠΕΝ, ΘΑ ΜΠΟΡΟΥΝ ΝΑ ΕΝΤΑΣΟΝΤΑΙ ΣΤΗΝ ΠΛΗΣΙΕΣΤΕΡΗ ΑΠΟ ΤΟΝ ΤΟΠΟ ΚΑΤΟΙΚΙΑΣ ΤΩΝ, ΜΟΝΑΔΑ 
ΕΘΝΟΦΥΛΑΚΗΣ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:10   

ΠΡΟΤΑΣΗ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΕΘΝΟΦΥΛΑΚΩΝ

*Να πραγματοποιούνται εκπαιδεύσεις μαζί με αλλά Τάγματα του Σχηματισμού (ΤΑΜΣ),ημερήσιες και 
νυχτερινές,οπως και την εκπαίδευση οπλικών συστημάτων του Σχηματισμού. Προκειμενου να αναπτυχτεί καλή 
συνεργασία και να γίνουν πιο αποτελεσματικοί στην αποστολή τους.

*Να υπάρχει η δυνατότητα εκπαίδευσης σε σχολεία του Ε.Σ.(Νοσοκόμοι Μάχης,Διαβιβασεις,κτλ),και γενικά σε 
ότι αφορά η αποστολή της Εθνοφυλακής.

*Εκπαίδευση και γνώση των επιχειρησιακών αναγκών ανά περιοχή άμυνας.Πιο συγκεκριμένη εκπαίδευση σε 
οπλικά συστήματά ανά λόχο,δοιμιρια σε οποία έχουν στην ευθύνη τους,(Βαρέα Όπλα,Α/Τ,κτλ).
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 17 Δεκεμβρίου 2022, 10:07   

Γυναίκες στην εθνοφυλακή από την εφεδρεία:ή έφυγαν με την θελησή τους από τον στρατό ή τις αποταξανε. 
Άρα το συγκεκριμένο μέτρο ζήτημα να αφορά 10-20 άτομα.

Προτείνω οι στρατεύσιμοι όταν απολύονται να δηλώνουν αν θέλουν να ενταχθούν στην εθνοφυλακή και εφόσον
δεν περιλαμβάνονται στην επιστράτευση με πράσινο φπ τότε να κατατάσσονται στο τεθ του τόπου διαμονής 
τους

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:03   

ΑΡΘΡΟ 64, Παρ.9:
«Η εκπαίδευση του προσωπικού των Μονάδων Εθνοφυλακής διεξάγεται τουλάχιστον μια (1) φορά τον μήνα, 
είτε ημέρα Κυριακή, είτε άλλη ημέρα εκ περιτροπής. Ύστερα από έγκριση της μείζονος διοίκησης όπου ανήκουν
οι Μονάδες Εθνοφυλακής μπορούν να διεξάγονται και νυχτερινές εκπαιδεύσεις.»

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:27   

Θα ήθελα να αναφερθώ στο γεγονός ότι έχουμε ενταχθεί ανεπίσημα σε μονάδες ΤΕΘ αλλά το συστημα για την 
επίσημη ένταξη μας είναι κλειστό με αποτέλεσμα να μην μπορουμε να συμμετεχουμε σε όλες τις εκπαίδευσεις 
διότι κάποιες απαιτουν να είμαστε επίσημα ενταγμενοι. Η διαδικασία της ένταξης μας παιρνει μήνες στην 
καλυτερη περιπτωση και αυτό στέκεται εμπόδιο στην σωστή εκπαίδευση μας.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:58   

Στην εθνοφυλακή θα πρέπει να προστεθεί και η αρμοδιότητα της εκπαίδευσης των εφεδρων που απολύθηκαν 
ηλικίας 20-45 ετών, καθώς και αυτών που δεν εντάσσονται σε κάποιο τάγμα εθνοφυλακής . Θα πρέπει για 4 
ημέρες ανά έτος, π.χ 4 Κυριακές της επιλογής τους να λαμβάνουν μιας μορφής εκπαίδευσης και ενημέρωσης. 
Δεν είναι δυνατόν άτομα που απολύθηκαν να κάνουν 10 χρόνια για να ρίξουν μια βολή. Όσοι δεν συμμετέχουν 
στις 4 ετήσιες υποχρεωτικές παρουσίες τους, να πληρώνουν ένα πρόστιμο της τάξης του 30 ευρώ της φοράς 
και με αυτά τα λεφτά να αγοράζεται εξοπλισμός για τους εθνοφύλακες, (διόπτρες νυχτός, αλεξίσφαιρα γιλέκα 
κτλ.)

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:54   

ΠΡΟΤΑΣΗ ΠΡΟΣΘΗΚΗΣ ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΗΣ
Σχετικά με τους αναφερόμενους στο Άρθρο 67 παρ.9, «Εθνοφύλακες Αξιωματικούς». Γίνεται αναφορά 
προφανώς στην έννοια που περιγράφει τους έφεδρους αξιωματικούς που τοποθετούνται επιστρατευτικά στις 
μονάδες εθνοφυλακής.

Σχετικά με την ένταξη των Εθνοφυλάκων Αξιωματικών, χρειάζεται μια διευκρινιστική αναφορά στην ένταξη των
Εφέδρων Αξιωματικών, ως Εθνοφυλάκων Αξιωματικών στο Άρθρο 64, ώστε να είναι ξεκάθαρο ότι ο νομοθέτης 
όταν αναφέρεται στις διατάξεις του Σ.Ν. στο προσωπικό των μονάδων εθνοφυλακής, συμπεριλαμβάνει και τους
Εφέδρους Αξιωματικούς που εντάσσονται στις Μονάδες Εθνοφυλακής και συμμετέχουν σε αυτές σύμφωνα με 
τις διατάξεις του παρόντος Σ.Ν.

Προτείνεται στο Άρθρο 64, παρ.1 στο τέλος του εδαφίου β) να γίνει η πιο κάτω προσθήκη:
«Άρθρο 64 παρ.1 β) ….. (στο τέλος της παραγράφου ή του εδαφίου):
Οι έφεδροι Αξιωματικοί εντάσσονται σύμφωνα με τις διατάξεις του παρόντος ως Εθνοφύλακες Αξιωματικοί.».

 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:35   
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Στο Άρθρο 64 το οποίο αναφέρεται στα ηλικιακά όρια για τη στελέχωση Εθνοφυλακής – Εκπαίδευση 
προσωπικού, να δοθεί το δικαίωμα και στους πέραν των εξήντα επτά ετών εφέδρους, να παραμένουν στις 
Μονάδες Εθνοφυλακής εφόσον το επιθυμούν και η υγεία τους το επιτρέπει.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 11:20   

ΑΡΘΡΟ 64, Παρ.1β)
Θα πρέπει να προβλέπεται η δυνατότητα στελέχωσης των Μονάδων Εθνοφυλακής με κατάταξη κατά 
προτεραιότητα από προσωπικό της εφεδρείας μη ενταγμένο σε σχέδιο επιστράτευσης που διαμένει μόνιμα σε 
όμορη ή μη περιφερειακή ενότητα, υπό την προϋπόθεση ότι ο τόπος διαμονής του απέχει από την έδρα της 
Μονάδας Εθνοφυλακής μέχρι εκατόν πενήντα (150) χιλιόμετρα για τον ηπειρωτικό χώρο, και είναι εθελοντικά 
εγγεγραμμένο, ταμειακά τακτοποιημένο και ενεργά δραστήριο σε αναγνωρισμένα από την Πολιτεία Σωματεία 
Εφέδρων των Ενόπλων Δυνάμεων.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 10:11   

Οι Μονάδες Εθνοφυλακής να στελεχώνονται από Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠΟΠ), εφόσον έχουν συμπληρώσει 
το πεντηκοστό (50) έτος της ηλικίας τους και θα καλύπτουν θέσεις που προβλέπονται από τον ΠΟΥ των 
Μονάδων Εθνοφυλακής ή αναλόγως των υπηρεσιακών αναγκών που θα προκύπτουν.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:58   

 «Σχέδιο Νόμου για μέριμνα Προσωπικού», άλλα μόνο για μέρος του προσωπικού και όχι όλους.
Καμία αναφορά στο θέμα του ορίου ηλικίας για τους χιλιάδες ΕΠΟΠ, οι οποίοι δεν αξίζουν τη μέριμνα 
προφανώς, ενώ για λοιπό προσωπικό μη προερχόμενο από παραγωγικές σχολές, όπως οι εθελοντές μακράς 
θητείας και οι εθελόντριες, υπάρχει πρόβλεψη στο παρόν σχέδιο νόμου για προαγωγή.
Άλλοι λοιπόν σύμφωνα με το σχέδιο θα προαχθούν και άλλοι…ΘΑ ΑΠΟΛΥΘΟΥΝ!

Άρθρο 65

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:10   

Αντικατάσταση ταυτοτήτων ομοίων των στελεχών ώστε να γίνετε αποδεκτή η έκπτωση στα 
πρακτορεια(ΚΤΕΛ,ακτοπλοϊκά,).

Εκπαίδευση σε σχολεία των Ε.Δ.όσο αφορά την αποστολή της Εθνοφυλακης.

Προαγωγές τιμητικών βαθμών μεχρι και τον βαθμο Ανθυπασπιστη.(ανα 5 ετια).

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:15   

ΕΝΙΣΧΥΣΗ Τ.ΕΘ. – Μ.Ε.

εντατικοποιηση στην εκπαίδευση των εθνοφυλακων/εφεδρων σε αντικείμενα κλειστής μαχης όπως: αστικό 
περιβάλλον, οδομαχιες, αυτοάμυνα, πρώτες βοήθειες μαχης, συλλογη πληροφορίων, εκπαίδευση στην λήψη 
αποφάσεων ηγητορων.
Χρήση νέων συστημάτων και χορήγηση νυχτερινών οργάνων σκοπευσης/παρατήρησης, ιπτάμενα αεροχηματα 
uav drone, ενίσχυση με φορείς και αντιβαλιστικες πλάκες, σύγχρονα κράνη Kevlar, νέου τύπου αρβυλα και 
ρουχισμός gore tex, παρελκόμενα όπλου όπως reddot, laser.
Ενίσχυση με θωρακισμένα τροχοφορων οχημάτων προς εκπλήρωση αποστολών με ασφάλεια του προσωπικού 
όπως: VBL, M1117.
Δημιουργία Τ.Εθ. σε εσωτερικούς νομους της χώρας όπου κρίνεται απαραίτητο λόγω υψηλής στρατηγικής 
αξίας στόχων οπως: εργοστάσια παραγωγής ρεύματος, βιομηχανίες τροφιμων/πόσιμου ύδατος, γέφυρες αξίας 
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όπως ισθμος Κορίνθου, γέφυρα ριου-αντιριου, διυλιστήρια.
Εκμετάλλευση εφεδρων που διαθέτουν υλικα, μέσα και γνώσεις προς δημιουργια των Τ.ΕΘ. στο εσωτερικό της 
χώρας, συχνό κάλεσμα αυτών για ασκήσεις/εκπαιδεύσεις και ενισχυση τους με τροχοφορα θωρακισμένα 
οχήματα προς ταχεία κίνηση και ασφάλεια για την εκπλήρωση της αποστολής τους.
Αντικατάσταση της υπάρχουσας ταυτότητας των εθνοφυλακων με ομοια των στελεχων/οπλιτών.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:42   

Για τους κατατασσόμενους Εθνοφύλακες έφεδρους Αξιωματικούς, εφόσον θεωρούνται στρατιωτικοί σε 
ενέργεια και υπάγονται στους στρατιωτικούς νόμους και κανονισμούς κατά τον χρόνο που εκτελούν 
διατεταγμένη υπηρεσία (εκτέλεση στρατιωτικής αποστολής ή υπηρεσίας ή εκπαίδευσης), θα πρέπει να έχουν τα
δικαιώματα και τις υποχρεώσεις του άρθρου 24 του α.ν.833/1937.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:08   

ΠΡΟΤΑΣΗ ΑΛΛΑΓΗΣ ΤΑΥΤΟΤΗΤΩΝ

Η αντικατάσταση της υπάρχουσας ταυτοτήτας των Εθνοφύλακων, με νέα όμοια των στελεχών και 
οπλιτών,προκειμενου να υπάρχει ουσιαστική αναγνώριση σαν αναποστατο τμήμα του Ε.Σ.,καθώς και τα 
ευεγερτηματα που υπάρχουν στα μέσα μεταφορας,(ΚΤΕΛ,ακτοπλοικα,κτλ).

Άρθρο 66

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   

Προτείνεται το Άρθρο 66 να τροποποιηθεί ως εξής:
Μετά την παρ. 1 να προστεθούν οι παρακάτω τρεις παράγραφοι:
«2. Για την εκπλήρωση της αποστολής των Μονάδων Εθνοφυλακής κατά την ειρηνική περίοδο με διαταγή του 
Γενικού Επιτελείου Στρατού χορηγείται ατομικός οπλισμός και πυρομαχικά στους Εθνοφύλακες.
3. Ο ατομικός οπλισμός και τα πυρομαχικά που χορηγούνται στους Εθνοφύλακες, φυλάσσονται με προσωπική 
ευθύνη των ιδίων των Εθνοφυλάκων. Η διαδικασία χορήγησης και φύλαξης του ατομικού οπλισμού και των 
πυρομαχικών ρυθμίζονται με διαταγές του Γενικού Επιτελείου Στρατού.
4. Για λόγους επιχειρησιακούς ή ασφαλείας με διαταγή του Γενικού Επιτελείου Στρατού, δύναται να αφαιρείται 
ο ατομικός οπλισμός και τα πυρομαχικά που έχουν χορηγηθεί στους Εθνοφύλακες ορισμένων Μονάδων.»
Η παρ. 2 του υπόψη σχεδίου του Άρθρου 66 να επαναριθμηθεί σε παρ. 5 και να προστεθεί στο τέλος: «Κάθε 
τρία (3) έτη χορηγούνται στους Εθνοφύλακες είδη ιματισμού και υπόδησης.»
Η παρ. 3 του υπόψη σχεδίου του Άρθρου 66 να επαναριθμηθεί σε παρ. 6 και να προστεθεί «του οπλισμού, των 
πυρομαχικών» μετά από: «Η χρήση από τους Εθνοφύλακες» και πριν «των μέσων και των υλικών της 
υπηρεσίας, […]», προκειμένου να τροποποιηθεί ως: «Η χρήση από τους Εθνοφύλακες του οπλισμού, των 
πυρομαχικών, των μέσων και των υλικών της υπηρεσίας, […]».
Η παρ. 4 του υπόψη σχεδίου του Άρθρου 66 να επαναριθμηθεί σε παρ. 7 και να προστεθεί «στον οπλισμό, στα 
πυρομαχικά» μετά από: «Οι Εθνοφύλακες ευθύνονται έναντι του Δημοσίου για οποιαδήποτε ζημία ή απώλεια 
προξένησαν» και πριν «στα μέσα και στα υλικά της υπηρεσίας, […]», προκειμένου να τροποποιηθεί ως: «Οι 
Εθνοφύλακες ευθύνονται έναντι του Δημοσίου για οποιαδήποτε ζημία ή απώλεια προξένησαν στον οπλισμό, στα
πυρομαχικά στα μέσα και στα υλικά της υπηρεσίας, […]».
Να προστεθεί η παρ. 8: «Με την επιφύλαξη της παρ. 3 του άρθρου 67, οι Εθνοφύλακες δεν δικαιούνται από το 
Δημόσιο αποδοχές και διατροφή.».
Μετά τις προαναφερόμενες προτάσεις το άρθρο 66 θα διαμορφωθεί ως εξής:
Άρθρο 66
Καθήκοντα, υποχρεώσεις και ευθύνη Εθνοφυλάκων
1. Οι Εθνοφύλακες, για όσο χρόνο διαρκεί η διατεταγμένη υπηρεσία τους, συμμορφώνονται με τις διαταγές 
των προϊσταμένων τους σε ό,τι αφορά στην ασφάλεια, στην εκπαίδευση, στην εκτέλεση της αποστολής και 
γενικά της στρατιωτικής υπηρεσίας.
2. Για την εκπλήρωση της αποστολής των Μονάδων Εθνοφυλακής κατά την ειρηνική περίοδο με διαταγή του 
Γενικού Επιτελείου Στρατού χορηγείται ατομικός οπλισμός και πυρομαχικά στους Εθνοφύλακες.
3. Ο ατομικός οπλισμός και τα πυρομαχικά που χορηγούνται στους Εθνοφύλακες, φυλάσσονται με προσωπική 
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ευθύνη των ιδίων των Εθνοφυλάκων. Η διαδικασία χορήγησης και φύλαξης του ατομικού οπλισμού και των 
πυρομαχικών ρυθμίζονται με διαταγές του Γενικού Επιτελείου Στρατού.
4. Για λόγους επιχειρησιακούς ή ασφαλείας με διαταγή του Γενικού Επιτελείου Στρατού, δύναται να αφαιρείται 
ο ατομικός οπλισμός και τα πυρομαχικά που έχουν χορηγηθεί στους Εθνοφύλακες ορισμένων Μονάδων.
5. Στους Εθνοφύλακες χορηγούνται, με την κατάταξή τους, είδη ιματισμού και υπόδησης, τα οποία φέρουν σε 
κάθε δραστηριότητα των Μονάδων Εθνοφυλακής. Κάθε τρία (3) έτη χορηγούνται στους Εθνοφύλακες είδη 
ιματισμού και υπόδησης.
6. Η χρήση από τους Εθνοφύλακες του οπλισμού, των πυρομαχικών, των μέσων και των υλικών της υπηρεσίας 
επιτρέπεται μόνο κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας.
7. Οι Εθνοφύλακες ευθύνονται έναντι του δημοσίου για οποιαδήποτε ζημία ή απώλεια προξένησαν στον 
οπλισμό, στα πυρομαχικά, στα μέσα και στα υλικά της υπηρεσίας από δόλο ή βαριά αμέλεια κατά την εκτέλεση
των καθηκόντων τους, καθώς και λόγω απώλειας, φθοράς ή καταστροφής στα μέσα και τα υλικά αυτά από 
κακή ή αδικαιολόγητη χρήση ή πλημμελή συντήρηση, γενικά. Η ζημία καταλογίζεται αρμοδίως σε βάρος τους.
8. Με την επιφύλαξη της παρ. 3 του άρθρου 67, οι Εθνοφύλακες δεν δικαιούνται από το Δημόσιο αποδοχές και 
διατροφή.

Δικαιολογητικές Σκέψεις:
Πουθενά στο άρθρο 66 δεν αναφέρεται ρητά η χορήγηση οπλισμού και πυρομαχικών στους Εθνοφύλακες, που 
αποτελεί βασικό στοιχείο για την άμεση ετοιμότητα των Εθνοφυλάκων και την επαύξηση της επιχειρησιακής 
ετοιμότητας και των επιχειρησιακών δυνατοτήτων των Ταγμάτων Εθνοφυλακής (ΤΕΘ), όπως ισχύει σήμερα.
Η μη ρητή αναγραφή της χορήγησης οπλισμού και πυρομαχικών εγκυμονεί τον κίνδυνο αφοπλισμού των 
Εθνοφυλάκων με ότι αυτό σημαίνει και συνεπάγεται.
Προς επίρρωση των προτάσεων θα αναφέρουμε ότι στην «Κατ’ άρθρο ανάλυση αξιολογούμενης ρύθμισης» στη 
σύνοψη στόχων του άρθρου 66 αναγράφονται τα εξής:
«Καθορίζονται τα καθήκοντα και οι υποχρεώσεις των Εθνοφυλάκων.
Συγκεκριμένα, προβλέπεται η χορήγηση των απαιτούμενων ειδών
ιματισμού και υπόδησης για τη συμμετοχή των Εθνοφυλάκων στις
δραστηριότητες των Μονάδων Εθνοφυλακής. Διευκρινίζεται, ωστόσο,
ότι οι Εθνοφύλακες δεν δικαιούνται από το Δημόσιο αποδοχές και
διατροφή. Τέλος, καθορίζονται λεπτομερώς οι υποχρεώσεις και ευθύνες
των Εθνοφυλάκων έναντι του Δημοσίου για την ασφάλεια και πληρότητα
των ανωτέρω υλικών ενώ ενδεχόμενη ζημία καταλογίζεται σε βάρος τους
με τη διαδικασία που προβλέπεται για το λοιπό στρατιωτικό προσωπικό.»
Από τα προαναφερόμενα προκύπτουν τα παρακάτω:
α. Ότι «προβλέπεται η χορήγηση (ΜΟΝΟ) των απαιτούμενων ειδών ιματισμού και υπόδησης για τη συμμετοχή 
των Εθνοφυλάκων στις δραστηριότητες των Μονάδων Εθνοφυλακής» και στη συνέχεια αναγράφεται: «Τέλος, 
καθορίζονται λεπτομερώς οι υποχρεώσεις και ευθύνες των Εθνοφυλάκων έναντι του Δημοσίου για την 
ασφάλεια και πληρότητα των ανωτέρω υλικών», δηλαδή ειδών ιματισμού και υπόδησης και πουθενά οπλισμού 
και πυρομαχικών.
β. Ότι αναγράφεται: «Διευκρινίζεται, ωστόσο, ότι οι Εθνοφύλακες δεν δικαιούνται από το Δημόσιο αποδοχές 
και διατροφή.», χωρίς όμως πουθενά να αναγράφεται στο Άρθρο 66 αντίστοιχη διάταξη.
Κατόπιν των παραπάνω, εκτιμάται ότι είναι αναγκαία, τόσο η αναγραφή των παραγράφων 2, 3, 4 και η 
τροποποίηση των παραγράφων 6 και 7, που αφορούν στην πρόσθεση στη χορήγηση στους Εθνοφύλακες «του 
οπλισμού και των πυρομαχικών», όσο και η πρόσθεση της παρ. 8 που αφορά στη διευκρίνηση που 
αναγράφεται στην ανάλυση αξιολογούμενης ρύθμισης του Άρθρου 66, χωρίς όμως να αναγράφεται αντίστοιχη 
διάταξη στο υπόψη Άρθρο.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:36   

Παρ.4: Σε περίπτωση φθοράς των ειδών ιματισμού των Εθνοφυλάκων, ο καταλογισμός εις βάρος τους γίνεται 
εφόσον έχουν συμμετάσχει σε λιγότερες από το 50% των εκπαιδεύσεων. Οι φθορές στα είδη ιματισμού των 
Εθνοφυλάκων θεωρούνται φυσιολογικές και δεν καταλογίζονται εις βάρος τους εφόσον α) έχουν συμμετάσχει 
στο 50% η περισσότερο των εκπαιδεύσεων ή β) έχει καταγραφεί η φθορά τους από τους εκπαιδευτές του ΤΕΘ 
σε συγκεκριμένη εκπαιδευτική δραστηριότητα. Στις περιπτώσεις αυτές οι ζημίες δεν καταλογίζονται εις βάρος 
των Εθνοφυλάκων.
ΣΥΜΠΛΗΡΩΣΗ ΠΑΡΑΓΡΑΦΟΥ: Σε περίπτωση που τα μέσα και υλικά της Υπηρεσίας δεν είναι σε καλή κατάσταση,
οι Εθνοφύλακες δύνανται να τα επιστρέψουν στην οικεία μονάδα, εφόσον εξασφαλίσουν την αγορά 
κατάλληλου εξοπλισμού με ίδιους πόρους και μετά από έγγραφη ενημέρωση της οικείας μονάδας και την 
έγκριση της για τα μέσα και υλικά που έχουν προμηθευτεί.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:54   
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Προσωπικα οταν μπηκα στην Εθνοφυλακή, παρελαβα μπλουζα και κασκολ με τρυπες
Τα αρβυλα ηταν χρησιμοποιημενα και γεματα σημαδια μυκητες

Γιατι να xρεωθω κατι το οποιο δεν ειναι δικιας μου υπαιτιότητας;

Και αναγκαστηκα να αγοράσω τα ρουχα και τα αρβυλα

Οι εξαρτησεις ειναι αιωνες πισω. Αγορασα γιλεκο μαχης για να κανω την δουλειά μου
Το δε μεταλλικο κράνος ηταν τεραστιο, αβολο σαν κατσαρολα και δεν εχει καμμια σχεση με τα αντιβαλλιστικα 
κρανη. Επισης αγορασα αλλο κρανος το οποιο ειναι πλαστικο για να κανω την υπηρεσια και τις βολές.

Πρεπει ολα αυτα να ελεγχονται και να αντικατασταθουν τα παλια με καινουρια ρουχα, αρβυλα, γιλεκο μαχης 
και κρανος αντιβαλλιστικο

Δηλαδη πληρωσα νεο εξοπλισμο και τα παλια και φθαρμενα που παρελαβα πρεπει να τα χρεωθω;

 19 Δεκεμβρίου 2022, 00:55   

Σε περίπτωση φθοράς των ειδών ιματισμού των Εθνοφυλάκων προτείνεται ο καταλογισμός εις βάρος τους αν 
έχουν συμμετάσχει σε λιγότερες των 40 εκπαιδεύσεων. Σε διαφορετική περίπτωση οι οποιεσδήποτε φθορές στα
είδη ιματισμού πρέπει να θεωρούνται φυσιολογικές και να μην καταλογίζονται εις βάρος τους, 
συμπεριλαμβανομένης και της περίπτωσης που κατά την διάρκεια κάποιας εκπ/σης ανέφεραν την φθορά στους
εκπ/τες τους.

Προτείνεται η προσθήκη μιας επιπλέον παραγράφου (#5) όπως παρακάτω:

5. Οι φθορές στα είδη ιματισμού των Εθνοφυλάκων θεωρούνται φυσιολογικές και δεν καταλογίζονται εις βάρος
τους, εφόσον έχουν χρησιμοποιηθεί σε περισσότερες των 40 εκπαιδεύσεων ή έχει καταγραφεί η φθορά τους 
από τους εκπ/τες των ΤΕΘ σε συγκεκριμένη εκπαιδευτική δραστηριότητα. Στις περιπτώσεις αυτές οι ζημιές δεν 
καταλογίζονται εις βάρος των Εθνοφυλάκων.

Άρθρο 67

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:35   

Σε οτι αφορα στο θεμα των προαγωγων,θα πρεπει να θεσπιστουν αντικειμενικα κριτηρια πλεον του 
(θεωρητικου)χρονου υπηρεσιας και της προτασης του εκαστοτε διοικητη, οπως η συμμετοχη κατα ελαχιστον 
στο 70% των ετησιων εκπαιδευσεων, ή/και εξετάσεις αξιολογησης γνωστικής επάρκειας αναλογης του βαθμού 
για τον οποιο αυτος προτεινεται.
Διαδικασια αναλογη (τηρουμένων των αναλογιων) με αυτη της προαγωγης των εφεδρων αξιωματικων.
Eθνοφυλακες Ρεθυμνου

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:58   

Να δοθούν κινητήρα -ικανά- σε Εθνοφύλακες και τις Οικογένειες τους να κατοικήσουν μόνιμα σε ακριτικές 
περιοχές – μικρά νησιά του Αιγαίου τα οποία παλιότερα ήταν κατοικήσιμα από πολίτες πχ. Φαρμακονήσι -
Κίναρος ή Μαραθι -Αρκοι, πολύνησο με ελάχιστους κατοίκους σε δύσκολη Γεωγραφική θέση της πατρίδας μας. 
Βέβαια να υπάρχουν και οι αναγκαίες προϋποθέσεις για την εφαρμογή τέτοιων προτάσεων. Η ανθρώπινη 
παρουσία είναι η καλύτερη άμυνα της χώρας μας. Η σωστά μελετημένη επόμενη μέρα για την Εθνοφυλακή 
μπορεί να έχει πολλαπλούς ρόλους με γνώμονα πάντα το καλό της Πατρίδας μας. Παραπέμπουμε
αρθρο του militaire «24/02/2021 Οι βραχονησίδες του Αιγαίου, οι Ροβινσώνες και η χαμένη ευκαιρία του 
1995».

 27 Δεκεμβρίου 2022, 07:49   

Παρ.2: Να συμπληρωθεί με την διευκρίνιση ότι οι Εθνοφύλακες, που ασκούν καθήκοντα φύλαξης, πέρα από το 
δικαίωμα εγγραφής στο Ψηφιακό Μητρώο της Δημόσιας Υπηρεσίας Απασχόλησης του άρθρου 18 του 
ν.4921/2022, εφόσον η σχέση δεν θεωρείται εξαρτημένης εργασίας, δικαιούνται παράλληλα και την λήψη του 
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επιδόματος ανεργίας.
Παρ.4: Οι Εθνοφύλακες που εκτελούν διατεταγμένη υπηρεσία δικαιούνται υγειονομική περίθαλψη αν 
ασθενήσουν ή τραυματιστούν κατά τη διάρκεια της υπηρεσίας τους και εξαιτίας αυτής. Επίσης, σε περίπτωση 
που η ασθένεια ή ο τραυματισμός τους οδηγήσει σε απουσία από την κύρια εργασία τους, να προβλέπεται ποσό
ημερήσιας αποζημίωσης για κάθε μέρα που θα απουσιάζουν από αυτήν.
ΣΥΜΠΛΗΡΩΣΗ: Στα τέκνα των Εθνοφυλάκων οι οποίοι έχουν ενεργή παρουσία στις μονάδες τους για χρονικό 
διάστημα άνω των 5 ετών, να παρέχεται μοριοδότησή τους για τις εισαγωγή στις παραγωγικές σχολές των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Παρ. 8: Στην παράγραφο να προσδιοριστεί ονομαστικά η έννοια της προαγωγής μέχρι δύο (2) βαθμούς, ειδικά 
για τους Εθνοφύλακες που κατατάσσονται με βαθμό εφ. Υπαξιωματικού.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 09:00   

1) Ιδιαίτερα για την Εθνοφυλακή, η προαγωγή των Ε.Αξκών, να μην έχει περιορισμούς όσον αφορά τα όρια 
ηλικίας. Υπάρχουν ΕΑ στον ίδιο βαθμό επί έτη πολλά και έχουν ενεργή δράση σε εκπαιδεύσεις, ασκήσεις και 
πολλές άλλες δραστηριότητες. Είναι παράδοξο τουλάχιστον να ενεργοποιούνται μέχρι τα 67 αλλά από τα 53 να 
μην γίνεται προαγωγή τους. Σημειώστε ότι πολλοί Αξκοί και επί έτη συμμετείχαν σε ΤΑΜΣ, Κέντρα εκπαίδευσης 
Ειδικών Δυνάμεων, ασκήσεων στις Μονάδες τους, έκαναν εκπαίδεση σε πληθώρα αντικειμένων και έχουν, 
πέραν των άλλων δεξιοτήτων, πολύ καλή φυσική κατάσταση και σωματικές επιδόσεις. Υπάρχουν μητρώα των 
Αξκών, που θα συνοδεύουν σχετική εισήγηση των Μονάδων και των Σχηματισμών. Δεν υπάρχει οικονομική 
επιβάρυνση από τις προαγωγές αυτές και θα υπάρξει μέγιστη ηθική αμοιβή και παύση όποιας αίσθησης 
αδικίας, προς όφελος του στρατεύματος. Να υπάρξουν ενδεχομένως και ανάλογες αξιολογήσεις των 
υποψηφίων (πχ παρακολούθηση διαδικτυακών μαθημάτων, έγγραφες εξετάσεις από τις Μονάδες κα)
2) Να υπάρξει ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ισχύς στις προαγωγές, για όσους ΕΦ.Αξκούς (και όχι μόνο για Αξκούς) που ήδη 
υπηρετούν επί έτη πολλά, ώστε να λάβουν βαθμό, με άλλη χρονική συνέχεια (πχ κάποιος που είναι Ανθλγός 
και έχει υπηρεσία, με διαρκή ενεργή παρουσία και συμμετοχή επί 7 έτη, να προταθεί για προαγωγή σε Υπλγό 
και να υπολογίζονται τα 2 χρόνια σαν προϋπόθεση για την προαγωγή στον επόμενο βαθμό). Αν έχει παραπάνω 
έτη να δικαιούται προαγωγής με μικρότερο ενδιάμεσο διάστημα αναμονής. (πχ αν υπηρετεί 10 έτη σαν Ανθλγός
να προταθεί για τον βαθμό του Υπλγού και να μπορεί να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε ένα δύο ή τρία 
χρόνια και όχι πάντως σε 5).
3)Προαγωγή οπλιτών Εθνοφυλακής σε Ανθλγούς (χωρίς δικαίωμα προαγωγής σε επόμενο βαθμό), όλως 
εξαιρέτως, μετά την εισήγηση των Μονάδων και μετά από διαρκή πολυετή προσφορά και παρουσία στην 
υπηρεσία επί πολλά έτη ή τιμητικά κατά την αποστρατία τους.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 09:34   

1) Ιδιαίτερα για την Εθνοφυλακή, η προαγωγή των Ε.Αξκών, να μην έχει περιορισμούς όσον αφορά τα όρια 
ηλικίας. Υπάρχουν ΕΑ στον ίδιο βαθμό επί έτη πολλά και έχουν ενεργή δράση σε εκπαιδεύσεις, ασκήσεις και 
πολλές άλλες δραστηριότητες. Είναι παράδοξο τουλάχιστον να ενεργοποιούνται μέχρι τα 67 αλλά από τα 53 να 
μην γίνεται προαγωγή τους. Σημειώστε ότι πολλοί Αξκοί και επί έτη συμμετείχαν σε ΤΑΜΣ, Κέντρα εκπαίδευσης 
Ειδικών Δυνάμεων, ασκήσεων στις Μονάδες τους, έκαναν εκπαίδεσυη πληθώρα αντικειμένων και έχουν, πέραν 
άλλων δεξιοτήτων, πολύ καλή φυσική κατάσταση και σωματικές επιδόσεις. Επιπρόσθετα γνωρίζουν τα της 
επιστράτευσης των Μονάδων τους και μπορούν να ανταποκριθούν άριστα. Υπάρχουν μητρώα των Αξκών, που 
θα συνοδεύουν σχετική εισήγηση των Μονάδων και των Σχηματισμών. Δεν υπάρχει οικονομική επιβάρυνση από
τις προαγωγές αυτές και θα υπάρξει μέγιστη ηθική αμοιβή και παύση κάποιας αίσθησης αδικίας, προς όφελος 
του στρατεύματος. Να υπάρξουν ενδεχομένως παράλληλα και ανάλογες αξιολογήσεις των υποψηφίων(πχ 
παρακολούθηση διαδικτυακών μαθημάτων, έγγραφες εξετάσεις από τις Μονάδες κα)
2) Να υπάρξει ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΗ ισχύς στις προαγωγές, για όσους ΕΦ.Αξκούς (και όχι μόνο για Αξκούς) που ήδη 
υπηρετούν επί έτη πολλά, ώστε να λάβουν βαθμό, με άλλη χρονική συνέχεια (πχ κάποιος που είναι Ανθλγός 
και έχει υπηρεσία, με διαρκή ενεργή παρουσία και συμμετοχή επί 7 έτη, να προταθεί για προαγωγή σε Υπλγό 
και να υπολογίζονται τα 2 χρόνια σαν προϋπόθεση για την προαγωγή στον επόμενο βαθμό). Αν έχει παραπάνω 
έτη να δικαιούται προαγωγής με μικρότερο ενδιάμεσο διάστημα αναμονής. (πχ αν υπηρετεί 10 έτη σαν Ανθλγός
να προταθεί για τον βαθμό του Υπλγού και να μπορεί να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε ένα δύο ή τρία 
χρόνια και όχι πάντως σε 5).
3)Προαγωγή οπλιτών Εθνοφυλακής σε Ανθλγούς (χωρίς δικαίωμα προαγωγής σε επόμενο βαθμό), όλως 
εξαιρέτως, μετά την εισήγηση των Μονάδων και μετά από διαρκή πολυετή προσφορά και παρουσία στην 
υπηρεσία επί πολλά έτη ή τιμητικά κατά την αποστρατία τους.

2058 

2061



 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:18   

Οι προτασες μας ως εθνοφύλακες πατμου.
1) Οι εθνοφυλακες που συμμετέχουν ενεργα και τακτικα στο σώμα να είναι •φωτογραφικα» δικαιουχοι του 
επιδόματος ορεινων και μειονεκτικων περιοχων η κοινωνικού μερισματος ανεξαρτητα από εισοδηματικά 
κριτηρια κ.α.
2) Να κλειδώνουν καποια συμβολικά πλασματικα συντάξιμα ετη π.χ. 2-3 έτη ως επιβραβευση της αδιάλειπτης 
συμμετοχής τους στο σώμα της εθνοφυλακής.
3) Να μπορούμε να χρησιμοποιούμε την ταυτότητα ΕΘΝΟΦΥΛΑΚΑ σε όλα τα πρατήρια της Ελλάδας!!!
4 Στηρίζουμε την συμμετοχή των γυναικών στην εθνοφυλακή.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:34   

Οι προτάσεις μας ως Εθνοφύλακες από τους ακριτικούς Λειψούς είναι:
1.Οι Εθνοφύλακες που συμμετέχουν ενεργά και πραγματικά στο σώμα να είναι «Φωτογραφικά» Δικαιούχοι του 
επιδόματος Ορεινών και μειονεκτικών περιοχών ή Κοινωνικού Μερίσματος ανεξάρτητα από εισοδηματικά 
κριτήρια κ.α (επιδόματα που ούτως ή άλλως τα χορηγεί η πολιτεία και πολλές φορές οι δικαιούχοι δεν είναι 
αυτοί που έπρεπε να είναι πραγματικά).
2.Να κλειδώνουν κάποια συμβολικά πλασματικά έτη συντάξιμα ( πχ.3-4 ετη) ως επιβράβευση της αδιάλειπτης 
συμμετοχής τους στο σώμα της Εθνοφυλακής.
3.Στηρίζουμε τη συμμετοχή των γυναικών ακόμα και σε κάποια άλλα πόστα (πχ υπεύθυνες υλικού – περίθαλψη 
– πρώτες βοήθειες – ενεργό ρόλο εντός κατοικημένων περιοχών σε έκτακτες ανάγκες)
Οι παραπάνω προτάσεις μπορούν να αποτελέσουν ένα κίνητρο για μεγαλύτερη συμμετοχή και κυρίως στις 
Ακριτικές περιοχές της πατρίδας μας.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:45   

Οι Εθνοφύλακες πρέπει να έχουν τη δυνατότητα να φέρουν στολές (π.χ.Ν8,8Β,κτλ),με τα διακριτικά 
επιραμματα (Δυνάμεων Εθνοφυλακής),σε περιπτώσεις τελετών,συμφωνα με τον κανονισμό στολών του Ε.Σ.και 
όχι μόνον αυτή της φόρμας ασκήσεων (παραλαγής)
Να μπορούν να νοσηλεύονται σε στρατιωτικά νοσοκομεία και για συγγενείς πρώτου βαθμού εφ όσον έχουν 
συμπληρώσει μια τριετία υπηρεσίας στην εθνοφυλακή.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 00:21   

ΠΟΛΥ ΣΩΣΤΗ η πρόβλεψη για προαγωγές των Εθνοφυλάκων!

Δεν είναι σαφές αν για να προαχθούν οι οπλίτες στο βαθμό του Δνεα θα πρέπει να τους έχει πρώτα απονεμηθεί 
ο «βαθμός» του Υποδεκανέα-Εθνοφύλακα.

Προτείνω να συμπληρωθεί η παραπάνω διάταξη στην παράγραφο 8.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 17:48   

ΠΡΟΤΑΣΗ ΙΑΤΡΙΚΗΣ ΠΕΡΙΘΑΛΨΗΣ

*Να δίνεται 2 φορές ετησίως,παραπεμπτικα για γενικές εξετάσεις (αίματος,ουρων,κτλ) και για συγγενείς 
πρώτου βαθμού.

*Να μπορεί να νοσηλευτεί σε στρατιωτικά νοσοκομεία και για συγγενείς πρώτου βαθμού.

*Δυνατότητα μεταφοράς από ακριτικά μέρη,με αεροσκάφος της πολεμικής αεροπορίας,2 φορές ετησίως.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 17:59   
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ΠΡΟΤΑΣΗ ΤΙΜΗΤΙΚΗΣ ΔΙΑΚΡΙΣΗΣ

*Να είναι δυνατή η απονομή της τιμητικής διάκρισης του Υποδεκανέα σε Εθνοφύλακες, καθώς και η προαγωγή 
ανά 3 έτη (τριετή υπηρεσίας),μέχρι και τον βαθμό του Ανθυπασπιστή και με την απολύση τους,τιμητικα ως 
Ανθυπολοχαγοι.

*Επίσης η δυνατότητα ταχείας διακρισης,σε περίπτωση κενών θέσεων στο οργανόγραμμα της Μονάδας να 
τοποθετούνται σε θέσεις όπως (Διμοιρητες, κτλ),κατόπιν πρότασης του Διοικητή της Μονάδας τους και 
έγκρισης του Διοικητή του Σχηματισμού στον οποίο υπάγονται οργανικά.

*Οι βαθμοί και τα διακριτικά(σωμάτων,οπλων),να φέρονται σύμφωνα με τον Κανονισμό στολών του Ε.Σ.

*Στους Εθνοφύλακες απονέμονται:
α) οι ηθικές αμοιβές που προβλέπονται και για το λοιπό στρατιωτικό προσωπικό,
β) μετάλλια στρατιωτικής αξίας,μεταλλια ευδοκιμου υπηρεσιών,Στρατιωτικα μετάλλια σε περίπτωση πολεμικών
επιχειρησεων και ειδικό αναμνηστικό δίπλωμα.

*Η δυνατότητα στολών (π.χ.Ν8,8Β,κτλ),με τα διακριτικά επιραμματα (Δυνάμεων Εθνοφυλακής),σε περιπτώσεις 
τελετών,συμφωνα με τον κανονισμό στολών του Ε.Σ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 15:47   

Να προστεθεί σε συνέχεια της Παρ 9. του άρθρου 67 το εξής: «Οι Εθνοφύλακες Αξιωματικοί προάγονται στον 
επόμενο βαθμό σύμφωνα με τις προηγούμενες διατάξεις κατόπιν Πρότασης Προαγωγής του Διοικητή της 
Μονάδας Εθνοφυλακής που υπηρετούν προς τη Μονάδα Επιστράτευσης (Μ.Ε.) που υπάγονται και επειδή 
θεωρούνται στρατιωτικοί σε ενέργεια όταν τελούν σε διατεταγμένη υπηρεσία, έχουν τα δικαιώματα και τις 
υποχρεώσεις των μονίμων ομοιοβαθμων συναδέλφων τους σύμφωνα με το άρθρο 24 του α.ν.833/1937 (Α’351).

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:46   

Στο άρθρο 67 και σε συνέχεια της Παρ.9 να γίνει η εξής προσθήκη:»Οι Εθνοφύλακες Αξιωματικοί προάγονται 
στον επόμενο βαθμό κατόπιν Πρότασης Προαγωγής του Διοικητή της Μονάδας Εθνοφυλακής που υπηρετούν 
προς τη Μονάδα Επιστράτευσης (Μ.Ε.) στην οποία ανήκουν, και επειδή θεωρούνται στρατιωτικοί σε ενέργεια 
κατά τον χρόνο που εκτελούν διατεταγμένη υπηρεσία υπάγονται στο άρθρο 24 του α.ν.833/1937 (Α’351)»;.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:14   

1. Δεν γίνεται σαφές αν ένας εθνοφύλακας ο οποίος εισέρχεται στην εθνοφυλακή ως λοχίας, μπορεί να 
μετεξελιχθεί στο βαθμό του αρχιλοχία. Κατά την άποψή μου είναι αναγκαίο να μπορούν ώστε να μην νοιώθουν 
μειονεκτικά σε σχέση με τους έφεδρους αξιωματικούς οι οποίοι φτάνουν υπό προϋποθέσεις τον βαθμό του εφ. 
Τχη.

2. Στους εφ. Αξκους οι οποίοι πραγματικά μετέχουν της εκπαίδευσης των ΤΕΘ θεωρώ ως ηθική αμοιβή την 
μετεξέλιξή τους έως το βαθμό του εφ Ανχη, μιας και αρκετοί φτάνουν το βαθμό του εφ Τχη χωρίς καμία 
παρουσία στα ΤΕΘ.

3. Επιτρέψτε μου τέλος να σας πω ότι πρέπει στους εφ. Αξκους οι οποίοι αποδεδειγμένα μετέχουν στην 
εκπαίδευση των ΤΕΘ, να γίνει χορήγηση οπλισμού. Είναι πραγματικά υποτιμητικό να μετέχουν στην εκπαίδευση
με airsofts .

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:01   

1ον Οι εθνοφυλακής να μπορούν να κάνουν 2 ή και 3 υπηρεσίες την ημέρα (χωρίς να αυξάνονται οι μηνιαίες 
υπηρεσίες πάνω από το κανονικό). Απλά την ημέρα που θα κάνουν 2 ή 3, άλλες 2 ή 3 ημέρες δεν θα έρχονται.
2ον οι εθνοφυλακες όταν αγοράζουν αντικείμενα για την υπηρεσία τους που δεν τους παρέχονται πχ plate 
carrier, αδιάβροχο τζακετ, κράνος κέβλαρ ή φακό πχ κάθε 4 χρόνια το ποσό αυτό να αφαιρείται από τα έσοδα 
τους γιατί πρέπει να θεωρείται έξοδο.
3ον οι εθνοφυλακες να επιτρέπεται να χρησιμοποιούν τα εθνικά γυμναστήρια ή τα δημοτικά γυμναστήρια στον 
δήμο που είναι το στρατόπεδο σε ώρες που δεν έχουν προγράμματα οι ομάδες ή ο Δήμος.
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4ον ο εθνοφυλακας εάν απολυθεί από την εργασία του, να μπορεί να πέρνει ταμείο ανεργίας. Σε διαφορετική 
περίπτωση, εάν ο εθνοφυλακας θεωρείται εργασία, τότε πρέπει να ασφαλίζεται.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 06:06   

Οι εθνοφυλακες πρεπει να αποκτήσουν κανονική σχέση εργασίας με ασφαλιστικό φορέα και κανονικό μισθό. 
Προτείνουμε να γίνει ένα σώμα φυλαξης μέσα στο στράτευμα για την φυλαξη των εγκαταστάσεων και των 
στρατοπέδων. Το ποσο που δίνεται ως αποζημίωση για το ΥΠΕΘΑ και ως μισθός για το ΥΠΟΙΚ δεν φτάνει σε 
μερικές περιπτωσεις ουτε για την βενζίνη. Αποφασίστε λοιπόν τι είμαστε εθελοντές ή μισθωτοί. Εμείς όπως 
συζητάμε μεταξύ μας θέλουμε να γίνει κανονική εργασία, οι περισοτεροι εθνοφυλακες ξέρουν μενα και δυο 
αντικείμενα π. χ επαγγελματίας οδηγός ηλεκτρολόγος, σιδερας κτλπ που περα απο την φυλαξη θα μπορουσαμε
να αξιοποιήσουμε και άλλου ευχαριστώ

Άρθρο 68

 19 Δεκεμβρίου 2022, 00:24   

Οι δημόσιοι υπάλληλοι δεν εργάζονται Σάββατο και Κυριακή.

Προτείνεται η προσθήκη των παρακάτω παραγράφων σχετικά με τις υποχρεώσεις των Δημοσίων Υπαλλήλων:

4. Οι Εθνοφύλακες που είναι εν ενεργεία Δημόσιοι Υπάλληλοι και αδικαιολόγητα δεν εκπληρώνουν τις ετήσιες 
υποχρεώσεις τους για συμμετοχή σε εκπαιδεύσεις της Εθνοφυλακής (10 συμμετοχές σε ετήσια βάση), θα 
αντιμετωπίζουν πειθαρχικές κυρώσεις από την υπηρεσία τους, οι οποίες θα αντιστοιχούν σε ισόποση (σε 
ημέρες) αυθαίρετη απουσία από την υπηρεσία τους. Σε περίπτωση κωλύματος οι παραπάνω Εθνοφύλακες είναι
υποχρεωμένοι να προσκομίζουν σχετικά δικαιολογητικά στο οικείο ΤΕΘ προς αποφυγή κυρώσεων.

5. Οι Δκτες των ΤΕΘ θα ενημερώνουν κάθε Δεκέμβριο τους προϊστάμενους των Εθνοφυλάκων – Δημοσίων 
Υπαλλήλων για τον αριθμό των απουσιών τους σε εκπαιδεύσεις της Εθνοφυλακής για το τρέχον έτος, καθώς 
και για τυχών άλλα πειθαρχικά παραπτώματα τους.

Παράλληλα η παρακάτω παράγραφος προτείνεται να προστεθεί στο 64 ή 66:

5. Οι Δημόσιοι και Ιδιωτικοί Υπάλληλοι που εργάζονται τα Σαββατοκύριακα απαλλάσσονται της υποχρέωσης 
συμμετοχής σε εκπαιδεύσεις Εθνοφυλακής τις Κυριακές. Οι Διοικητές των ΤΕΘ είναι δυνατό να ορίζουν 
επιπλέον ημέρα εκπαίδευσης Εθνοφυλακής σε καθημερινή ή Σάββατο, στην οποία θα συμμετάσχουν όσοι 
κωλύονται να εκπαιδευτούν ημέρα Κυριακή.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:04   

Με το άρθρο 4 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) καθορίζεται η έκταση εφαρμογής διατάξεων του εν λόγω νόμου. 
Ειδικότερα αναφέρονται οι κατηγορίες προσωπικού που καταρχήν διέπονται από τις ειδικές γι΄ αυτούς 
διατάξεις και κατά τα λοιπά εφαρμόζονται οι διατάξεις του ν. 3421/2005, ενώ δεν αναφέρονται οι 
Εθνοφύλακες.
Σύμφωνα με την υποπαρ. α της παρ. 3 του άρθρου 51 του ν. 3421/2005:
» 3. Η ανυποταξία διακόπτεται αποκλειστικά και περιοριστικά:
α. Με τη συμπλήρωση του τεσσαρακοστού πέμπτου έτους της ηλικίας του ανυπότακτου.»
Σύμφωνα με την υποπαρ. β της παρ. 4 του άρθρου 64 του Σχεδίου Νόμου: «4.Το προσωπικό των περ. β), γ), δ)
και ε) της παρ. 1 και της παρ. 2 πρέπει σωρευτικά: α)……..β) να μην έχει υπερβεί το εξηκοστό έβδομο (67ο) 
έτος της ηλικίας του,…»
Κατόπιν των προαναφερθέντων δημιουργείται η απορία πώς θα κηρυχθεί ανυπότακτος από την αρμόδια 
Στρατολογική Υπηρεσία Εθνοφύλακας που συμπλήρωσε το τεσσαρακοστό πέμπτο έτος της ηλικίας του, κατ’ 
εφαρμογή των διατάξεων της παρ. 1 του άρθρου 68 του Σχεδίου Νόμου. Ή θα πρέπει να προστεθεί η κατηγορία
των Εθνοφυλάκων στην παρ. 1 του άρθρου 4 του ν. 3421/2005 ή θα πρέπει να προστεθεί σχετική διευκρίνηση 
επί του άρθρου 68 του Σχεδίου Νόμου.
Επιπρόσθετα χρήζουν διευκρίνησης και οι διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 68 του Σχεδίου Νόμου. Ειδικότερα 
όταν οι Εθνοφύλακες προβάλλουν λόγους ανώτερης βίας ή ανυπέρβλητων κωλυμάτων, που δεν τους 
επιτρέπουν να καταταχθούν ή να προσέλθουν για ανάληψη διατεταγμένης υπηρεσίας, θα αντιμετωπίζονται ως 
προς την εξαίρεση όπως οι Έφεδροι σύμφωνα με την υποπαρ. ε της παρ. 11 του άρθρου 30 της 
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Φ.429.1/5/150045/Σ.11/4-1-06/Απόφ. ΥΦΕΘΑ (ΦΕΚ 34/18-1-06, τ.Β΄), όπως ισχύει. Σε θετική περίπτωση θα 
πρέπει να τροποποιηθεί ανάλογα η εν λόγω Αποφ.ΥΦΕΘΑ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 16:27   

ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΘΝΟΦΥΛΑΚΕΣ (ΚΑΙ ΕΠΙΣΤΡΑΤΟΙ) ΠΟΥ ΦΕΡΟΥΝ ΤΗΝ ΣΤΡΑΤΩΤΙΚΗ ΣΤΟΛΗ, ΑΠΟ ΤΗΝ ΩΡΑ ΕΞΟΔΟΥ ΤΗΣ 
ΟΙΚΙΑΣ ΤΩΝ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΕΠΙΣΤΡΟΦΗ ΣΕ ΑΥΤΗΝ -ΕΝΤΟΣ ΕΥΛΟΓΟΥ ΧΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΑΣΤΗΜΑΤΟΣ, ΟΠΩΣ ΘΕΩΡΟΥΝΤΑΙ 
ΕΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ ΚΑΙ ΕΧΟΥΝ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ, ΘΑ ΕΧΟΥΝ ΚΑΙ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΙΣ, ΗΤΟΙ ΘΑ ΙΣΧΥΟΥΝ ΓΙΑ ΑΥΤΟΥΣ ΟΙ ΠΛΗΡΕΙΣ 
ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ ΤΟΥ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥ ΠΟΙΝΙΚΟΥ ΚΩΔΙΚΑ ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΤΟΥ ΔΙΑΚΛΑΔΙΚΟΥ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΥ ΠΕΙΘΑΡΧΙΑΣ ΤΩΝ 
ΕΝΟΠΛΩΝ ΔΥΝΑΜΕΩΝ. ΕΙΔΙΚΑ ΓΙΑ ΤΑ ΠΕΙΘΑΡΧΙΚΑ ΠΑΡΑΠΤΩΜΑΤΑ, ΘΑ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ Η ΕΓΓΡΑΦΗ ΚΛΗΣΗ ΤΟΥΣ ΣΕ
ΑΠΟΛΟΓΙΑ ΚΑΙ Η ΕΠΙΒΟΛΗ ΠΟΙΝΗΣ ΘΑ ΣΥΝΕΠΑΓΕΤΑΙ ΠΡΟΣΤΙΜΟ ΤΟ ΟΠΟΙΟ ΘΑ ΚΑΤΑΒΑΛΛΕΤΑΙ ΣΤΗΝ 
ΠΛΗΣΙΕΣΤΕΡΗ ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ.

Άρθρο 69

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:17   

Για την Εθνοφυλακή, δεν αναφέρεται πουθενά, αν θα δημιουργηθουν μονάδες σε Αττική και Θεσ/νικη, όπως 
είχε ανακοινώσει ο υπουργός στο παρελθόν. Ετσι δεν γίνεται άνοιγμα του θεσμού προς όλους και δεν 
επιτυγχάνεται η κοινωνικοποιησή του. Υπάρχουν άτομα στις πόλεις, που δεν ξέρουν τι είναι η εθνοφυλακή, 
πόσο μάλλον ποια η χρησιμότητα της! Επίσης θα πρέπει να δίνεται η δυνατότητα και σε προσωπικό των άλλων 
κλάδων, να συμμετέχουν ελεύθερα και όχι μόνο όταν περισσεύουν θέσεις από το προσωπικό του Στρατού 
Ξηράς.

 

Άρθρο 71

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:34   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
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διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:59  

Το άρθρο 71 πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών και προτείνεται:

α. Αρχικά να αποσυρθεί το υπόψη άρθρο, που ξαφνικά εισήλθε στην διαβούλευση.
β. Στη συνέχεια να συζητηθεί παρουσία, Εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας, Εκπροσώπων 
όλων των κομμάτων και Εκπροσώπων των Πρωτοβάθμιων και Δευτεροβάθμιων Οργανώσεων.
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Έτσι θα προκύψει από κοινού το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της θεσμικής εκπροσώπησης των εν 
ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των Ευρωπαϊκών Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και 
εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.

Για όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49  

Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια.
Επιτέλους έπρεπε να μπει ένα φρένο στο συνδικαλισμό.
Αν και πρόκειται για σταγόνα στον ωκεανό.
Γιατί εισπράττουν εισφορές ενώ τους παρέχετε εντός Υπουργείου στέγη, γραφεία, ρεύμα, νερό, επικοινωνίες 
κτλ;
Εφόσον δεν πληρώνουν τα εν λόγω έξοδα τι γίνεται με τα χρήματα αυτά;
Μην ασχολείστε μόνο με την Κιβωτό και το Χαμόγελο, έχει και αλλού καλόπαιδα.
Στην επόμενη αναθεώρηση θα πρέπει να τους καταργήσετε εντελώς.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:07   

Οι συνδικαλιστές να γυρίσουν πίσω στις μονάδες να βοηθήσουν να κάνουν και καμία υπηρεσία γιατί έχουμε 
πήξει! Μία χαρά εκτελούν τα καθήκοντά τους και από τις μονάδες διασποράς…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:08   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους Ευρωπαίοι!! Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
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– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο 
παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς 
υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται 
πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο 
κατευθύνσεις:

α) Περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) Επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό 
αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους 
καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας 
προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» 
λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην 
αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας 
προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα
έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το 
εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία 
στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου 
με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση 
των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των 
ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
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μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
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στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:51   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
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– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:33   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
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Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 15:57   Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης 
των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους 
θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες 
εποχές.Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης 
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της επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν 
ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει 
έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι 
έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από 
τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
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άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

27 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης 
των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους 
θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες 
εποχές.Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης 
της επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν 
ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει 
έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι 
έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από 
τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
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εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:00   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
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ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 14:31  

Με την συγκεκριμένη τροποποίηση του άρθρου 30Γ φιμώνεται και εν τέλει επιχειρείται η κατάργηση των 
Ενώσεων, των Ομοσπονδιών και γενικά της θεσμικής εκπροσώπησης.Άρα το συγκεκριμένο άρθρο να 
αποσυρθεί…..Να προχωρήσετε μόνο στην κατάργηση των πολλών Ομοσπονδίων, διότι το στράτευμα πρέπει να 
μείνει ενωμένο και αδιαίρετο. Χωρίς κομματικές ταμπέλες και προστασία των εκλεγμένων, ώστε να μην μπορεί 
κανείς να τους πιέσει ή να τους εκβιάσει. Άλλωστε προβλέψεις για παραπτώματα των εκλεγμένων 
προβλέπονται….Άρα μια Ομοσπονδία, όπως ήταν στην αρχή ο νόμος και να προχωρήσει να λειτουργεί σε 
συνεργασία με την Πολιτική και Στρατιωτική Ηγεσία ώστε να λύνονται τα προβλήματα, όπως γίνεται και στα 
σώματα ασφαλείας

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:59   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων
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Άμεση κατάργηση του άρθρου 71 ..τίποτα λιγότερο…και συζήτηση με τις ενώσεις για πραγματικές λύσεις στα 
θέματα του προσωπικού.Η «τρομοκρατία» και η φίμωση δεν αποσκοπεί πουθενά.
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Αξιότιμοι όλοι
Με την κατάθεση του άρθρου 71 επιχειρείται η απαξίωση και η κατάργηση στην Θεσμική Συνδικαλιστική 
Εκπροσώπηση των χιλιάδων ανά την επικράτεια Ελλήνων Στρατιωτικών. Η απαξίωση των θεσμικών οργάνων 
που βάση κείμενης νομοθεσίας ξεκίνησαν την λειτουργία τους από το 2017, και σήμερα αριθμούν χιλιάδες 
μελών Στρατιωτικών από το σύνολο των Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων. Και δεν θα μπορούσε να 
λειτουργήσει διαφορετικά εάν ο νομοθέτης δεν προέβλεπε την προστασία των μελών των Πρωτοβάθμιων 
Οργάνων διοίκησης προκειμένου να ασκήσουν τα καθήκοντα τους. Συμπερασματικά δεν θα μπορούσε να 
υπάρξει Δευτεροβάθμιο Όργανο «Ομοσπονδία» χωρίς την ύπαρξη των Πρωτοβάθμιων Οργάνων
Η πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία 
Στρατιωτικών ( που αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας σε σχέση 
με συναφή ενεργή Ομοσπονδία που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), κινείτε σε δύο άξονες.
-Αρχικά με την απόσυρση του εν λόγω άρθρου που ξαφνικά εισήλθε στην διαβούλευση.
-Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς, ώστε να προκύψει από κοινού, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί 
τον οδηγό της υγιούς θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών 
Ομοσπονδιών των Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των 
Ελληνικών Σωμάτων Ασφαλείας, όπου
«σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.
Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και 
εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.
Για όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.

Η ΠΟΜΕΝΣ σε όλο αυτό το διάστημα ανέδειξε με σοβαρότητα, υπευθυνότητα, καθημερινά προβλήματα που 
ταλανίζουν χιλιάδες στρατιωτικούς και τις οικογένειες τους. Υπέδειξε λύσεις ,κατέθεσε προτάσεις επίλυσης 
αυτών και κατάφερε σε συνεργασία με την Πολιτική και Στρατιωτική Ηγεσία να οδηγήσουν σε λύσεις πολλά 
προβλήματα εξ αυτών.

Είναι βέβαιο πως η Πολιτεία δεν επιθυμεί την απαξίωση των εργασιακών δικαιωμάτων μιας μερίδας 
εργαζομένων ούτε να αντιμετωπίζονται οι Έλληνες Στρατιωτικοί ως εργαζόμενοι δεύτερης κατηγορίας, και θα 
πράξει με γνώμονα την Αρχή του Δικαίου.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
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Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Ο Λογος που δεν επιθυμούν την θεσμική εκπροσώπηση είναι ότι δεν επιθυμούν εμπόδια ….
Δεν μας θέλουν ως ισότιμα μέλη στο ΔΣ των μετοχικών ταμείων ….αποτέλεσμα αύξηση της εισφοράς του 
ΝΙΜΙΤΣ.
Ίδρυση νέου ταμείου αρωγής με εισφορές στο 0.03%….
Περικοπη στο ΒΟΕΑ τέκνου για τους απόστρατους….ολα αυτά γιατί δεν υπάρχει φωνή να αντικρούσει όλα τα 
παραπάνω …..
Γι’αυτό μπαίνουμε όλοι στην διαβούλευση και στο αρθρο 71 παραθέτουμε το παρακάτω κείμενο ….
Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
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διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
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διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:21   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί.Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών
συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν 
ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 

2080 

2083



Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   

Το άρθρο 71 του σχεδίου νόμου πρέπει να αποσυρθεί διότι δεν προσθέτει αλλά αφαιρεί στην θεσμική 
εκπροσώπηση , δεν λύνει αλλά δημιουργεί προβλήματα και σίγουρα δίνει την εντύπωση της προσπάθειας 
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απαξίωσης του θεσμού . Η ΠΟΜΕΝΣ έχει καταθέσει εδώ και τέσσερα (4) χρόνια σχέδιο υπουργικής απόφασης 
που καθορίζει τον τρόπο λειτουργίας των ομοσπονδιών και των πρωτοβάθμιων ενώσεων . Αντί λοιπόν για το 
παρόν άρθρο νομίζω ότι θα πρέπει να υπογραφεί η πρόταση της υπουργικής απόφασης που λύνει όλα τα 
προβλήματα λειτουργίας του θεσμού .
Όλοι γνωρίζουμε ότι χωρίς την διασφάλιση των αιρετών εκπροσώπων του θεσμού δεν μπορεί να λειτουργήσει 
αυτός .
Χωρίς μόνιμη παρουσία στα Γραφεία της ομοσπονδίας κανένας οργανισμός δεν μπορεί να παράξει έργο . 
Τονίζουμε ότι η θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών δεν ασκείται μέσω αστικών σωματείων 
αλλά μέσω της από τον νόμο αναγνωρισμένης συνδικαλιστικής ομοσπονδίας .

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:56   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
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είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης

 28 Δεκεμβρίου 2022, 22:43   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
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προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!!
Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που 
το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες 
στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των 
κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική 
εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος
(άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του 
άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς 
εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον 
προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη 
λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, 
οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως 
εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) 
επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους 
καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας 
προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» 
λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην 
αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας 
προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα
έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το 
εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία 
στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου 
με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση 
των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των 
ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 21:04   

To εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές. Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
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εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
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Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:55   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 
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–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:25    

Συντάσσομαι πληρως με τη θέση της ΠΟΜΕΝΣ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:12   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
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ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
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κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:50   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
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εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:41  

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
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χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:27   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 
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Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:31   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
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γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:29   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:01   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
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δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:23   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
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των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:08   

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
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Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
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σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:36   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 
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–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:04   

Όπως συμβαίνει με τις Ευρωπαϊκές Ομοσπονδίες των Ευρωπαϊκών ΕΔ, όπως συμβαίνει με τις Ελληνικές 
Ομοσπονδίες των ΣΑ ….έτσι πρέπει να συμβαίνει και στις δικές μας Ομοσπονδίες

1) αμεταθετα στα όργανα διοίκησης
2) άδειες σε αντιπροέδρους γραμματείς
3) συμμετοχη στα Μετοχικά Ταμεία και Συμβούλια Μεταθέσεων
4) καμία διαφορετική αντιμετώπιση στην μεταθετικοτητα των εκλεγμένων της Αττικής και της Θεσσαλονίκης

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:44   
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27 Δεκεμβρίου 2022, 13:21   IΤο εν λόγο άρθρο πρέπει άμεσα να αποσυρθεί διότι είναι μια φωτογραφική 
διάταξη που σκοπό έχει να φίμωση και εντέλει να διαλύσει τον συνδικαλισμό στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τα 
στελέχοι των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει να έχουν φωνή ώστε να ακούγονται και να γνωστοποιούν στην 
φυσική και πολιτική ηγεσία όλα τα θέματα που αφορούν την βελτίωση τις καθημερινότητα τούς.Στα 
πρωτοβάθμια ΔΣ όσο και στα όργανα Διοίκησης πρέπει να υπάρχει η κάλυψη του Νόμου για όσο διαρκεί η 
θητεία τους διότι έχουν αναδειχθεί μέσα από δημοκρατικές διαδικασίες.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:23   

27 Δεκεμβρίου 2022, 14:27  Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης 
των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους 
θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες 
εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
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οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:29   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
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ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:20   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί διότι δεν συναύδει με την αποστολή της εκπροσώπησης των 
εργαζομένων, πόσο μάλλον των στρατιωτικών. Πηγή και δύναμη της Δημοκρατίας είναι η «φωνή όλων» να 
ακούγεται και αυτό πραγματοποιείται μέσω των πρωτοβάθμιων ενώσεων αλλά και της ομοσπονδίας.
Είναι σημαντικό το στράτευμα να διαχέεται από τους θεσμικούς νόμους της χώρας και να εναρμονίζεται με την 
υφιστάμενη κατάσταση δημιουργώντας συνθήκες σύγχρονου Ευρωπαϊκού εργασιακού περιβάλλοντος.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 17:10   

ΣύνδεσμοςΤο εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές. Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
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από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις: α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς. β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων. Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ 
ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας 
προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» 
λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην 
αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας 
προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα
έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το 
εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία 
στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου 
με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση 
των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των 
ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:02   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
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α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί.
Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς 
του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με 
πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι!!! Και έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, 
έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των 
Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους 
αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων 
συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.

Με την τροποποίηση:

–   Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
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–  Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

–   Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:39   

Ένα έχω να πω, αντί να λύνεται προβλήματα βάζετε καί άλλα, αισχος

 28 Δεκεμβρίου 2022, 16:25   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
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Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
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Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
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διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

Κοινοποιώ τον παρακάτω σχολιασμό Αντιπροέδρου της Ομοσπονδίας (ΠΟΜΕΝΣ) Νικολάου Παναγιωτίδη:

Κυρίες και κύριοι
Ας μην φοβηθούμε για ακόμη μία φορά να αντικρύσουμε το αύριο και ας φανούμε όλοι μας, Πολιτική ηγεσία, 
στρατιωτική ηγεσία και εκπρόσωποι των στρατιωτικών ικανοί να ανταποκριθούμε στις απαιτήσεις των καιρών. 
Ας προετοιμάσουμε ένα γόνιμο έδαφος όπου θα μπορούμε με θάρρος και παρρησία να δούμε πως μπορούν να 
αναδειχθούν με τον καλύτερο και επαρκέστερο τρόπο όλα τα εργασιακά προβλήματα που απασχολούν τους 
στρατιωτικούς.
Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
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εύλογα ερωτήματα για το πώς προέκυψε, αυτή η πρόταση χωρίς να κληθούν να καταθέσουν τις απόψεις τους 
όλοι αυτοί τους οποίους αφορά χωρίς δηλαδή την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των
Ομοσπονδιών…..
Η πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία 
στρατιωτικών ( που αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την 
συναφή Ομοσπονδία που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), προτείνει δύο βήματα.
Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά εισήλθε στην διαβούλευση.Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε 
ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.
Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και 
εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.
Για όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.
Υ.Γ. Η σοβαρότητα και η υπεύθυνη στάση της ΠΟΜΕΝΣ έχει αποδειχθεί από την εμπιστοσύνη με την οποία της 
περιβάλλουν οι έλληνες στρατιωτικοί. Όλοι εμείς στην Ομοσπονδία δηλώνουμε έτοιμοι να γίνουμε αρωγοί στην 
διαμόρφωση ενός θεσμικού πλαισίου που δεν θα προσβάλει κανέναν από εμάς προσδίδοντας παράλληλα στους
συναδέλφους μας ένα σοβαρό βήμα για την υπεύθυνη ανάδειξη όλων των προβλημάτων μας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:42   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
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Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
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ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
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αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
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αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό 
αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:29  

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:53   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές. Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
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από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:45  

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
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αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:39  

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
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Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:32  

Η κυβέρνηση πρέπει να λάβει σοβαρά υπόψην ότι έχει να κάνει με ανθρώπους που προσπαθούν να ζήσουν και 
να προσφερουν και όχι με οτιδήποτε άλλο.Με αυτό το νομοσχέδιο φένεται ξεκάθαρα ποιος ειναι ο σκοπός της 
για τα στελέχη του ΕΛΛΗΝΙΚΟΎ στρατού.Παρακαλουμε να πράξετε τα αυτονόητα και όχι να σκέφτεστε πως να 
μας καταστρέψετε.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:11  

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 

2120 

2123



δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
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όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:22  

Το άρθρο 71 πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών 
συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν 
ενεργεία συναδέλφων μας.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:16   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
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Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
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των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
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εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό 
αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
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–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
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αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στ

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:13   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:59   

Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
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καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:46   

Όπως τα γράφει ο κ.Ηλίας Κολλύρης, δεν υπάρχει λόγος να επαναλάβω τα ίδια
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να 
θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ.

Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους 
αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας.
Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές 
οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η 
οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 
15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το 
σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το 
μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι 
καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί.

Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι 
πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση 
είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία 
σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς.

Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων.

Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των 
πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους 
μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία
των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που 
μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους 
δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που 
επιθυμούν εντός Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια
Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις 
νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019.

Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της 
τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που
επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα 
οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών.

Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της 
Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
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β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως.

Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για 
το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με 
σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε 
κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:31   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
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δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:29   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Με τη ψήφιση του φαίνεται ξεκάθαρα η φίμωση των θεσμικών 
εκπροσώπων των εν ενέργεια στρατιωτικων που μέσω αυτών διεκδικούν αυτό που δικαιούνται και τίποτα 
παραπάνω.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:31   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
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εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:51   

Το άρθρο 71 του σχεδίου νόμου πρέπει να αποσυρθεί διότι δεν προσθέτει αλλά αφαιρεί στην θεσμική 
εκπροσώπηση , δεν λύνει αλλά δημιουργεί προβλήματα και σίγουρα δίνει την εντύπωση της προσπάθειας 
απαξίωσης του θεσμού . Η ΠΟΜΕΝΣ έχει καταθέσει εδώ και τέσσερα (4) χρόνια σχέδιο υπουργικής απόφασης 
που καθορίζει τον τρόπο λειτουργίας των ομοσπονδιών και των πρωτοβάθμιων ενώσεων . Αντί λοιπόν για το 
παρόν άρθρο νομίζω ότι θα πρέπει να υπογραφεί η πρόταση της υπουργικής απόφασης που λύνει όλα τα 
προβλήματα λειτουργίας του θεσμού .
Όλοι γνωρίζουμε ότι χωρίς την διασφάλιση των αιρετών εκπροσώπων του θεσμού δεν μπορεί να λειτουργήσει 
αυτός .
Χωρίς μόνιμη παρουσία στα Γραφεία της ομοσπονδίας κανένας οργανισμός δεν μπορεί να παράξει έργο . 
Τονίζουμε ότι η θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών δεν ασκείται μέσω αστικών σωματείων 
αλλά μέσω της από τον νόμο αναγνωρισμένης συνδικαλιστικής ομοσπονδίας .

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:08   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:48   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:08   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
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διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:22   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
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Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Ο Λογος που δεν επιθυμούν την θεσμική εκπροσώπηση είναι ότι δεν επιθυμούν εμπόδια ….
Δεν μας θέλουν ως ισότιμα μέλη στο ΔΣ των μετοχικών ταμείων ….αποτέλεσμα αύξηση της εισφοράς του 
ΝΙΜΙΤΣ.
Ίδρυση νέου ταμείου αρωγής με εισφορές στο 0.03%….
Περικοπη στο ΒΟΕΑ τέκνου για τους απόστρατους….ολα αυτά γιατί δεν υπάρχει φωνή να αντικρούσει όλα τα 
παραπάνω …..
Γι’αυτό μπαίνουμε όλοι στην διαβούλευση και στο αρθρο 71 παραθέτουμε το παρακάτω κείμενο ….
Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
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αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:45   

ΣύνδεσμοςΤο εν λόγο άρθρο πρέπει άμεσα να αποσυρθεί διότι είναι μια φωτογραφική διάταξη που σκοπό έχει 
να φίμωση και εντέλει να διαλύσει τον συνδικαλισμό στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τα στελέχοι των Ενόπλων 
Δυνάμεων πρέπει να έχουν φωνή ώστε να ακούγονται και να γνωστοποιούν στην φυσική και πολιτική ηγεσία 
όλα τα θέματα που αφορούν την βελτίωση τις καθημερινότητα τούς.Στα πρωτοβάθμια ΔΣ όσο και στα όργανα 
Διοίκησης πρέπει να υπάρχει η κάλυψη του Νόμου για όσο διαρκεί η θητεία τους διότι έχουν αναδειχθεί μέσα 
από δημοκρατικές διαδικασίες

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:00   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
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άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!!
Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που 
το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες 
στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των 
κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική 
εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος
(άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του 
άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς 
εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον 
προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη 
λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, 
οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως 
εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) 
επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους 
καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας 
προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» 
λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην 
αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας 
προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα
έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το 
εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία 
στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου 
με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση 
των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των 
ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:58   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
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αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:39   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου 
εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
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συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:27   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
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διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:11   

Το άρθρο 71 πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών 
συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν 
ενεργεία συναδέλφων μας.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:17   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
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Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:36   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
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διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:18   

Το άρθρο 71 πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών 
συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν 
ενεργεία συναδέλφων μας. Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως 
επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους….Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
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μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:31   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 
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–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:37   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
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συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
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των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:36   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:13   

27 Δεκεμβρίου 2022, 10:23   Ζησόπουλος ΝικόλαοςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΤο εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. 
Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς 
του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με 
πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα 
μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
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δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να 
θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η 
σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
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κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:38   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
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συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:50   

Δεν μας θέλουν ως ισότιμα μέλη στο ΔΣ των μετοχικών ταμείων ….αποτέλεσμα αύξηση της εισφοράς του 
ΝΙΜΙΤΣ.
Ίδρυση νέου ταμείου αρωγής με εισφορές στο 0.03%….
Περικοπη στο ΒΟΕΑ τέκνου για τους απόστρατους….ολα αυτά γιατί δεν υπάρχει φωνή να αντικρούσει όλα τα 
παραπάνω …..
Γι’αυτό μπαίνουμε όλοι στην διαβούλευση και στο αρθρο 71 παραθέτουμε το παρακάτω κείμενο ….
Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
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συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
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καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:00   

Ο Λογος που δεν επιθυμούν την θεσμική εκπροσώπηση είναι ότι δεν επιθυμούν εμπόδια ….
Δεν μας θέλουν ως ισότιμα μέλη στο ΔΣ των μετοχικών ταμείων ….αποτέλεσμα αύξηση της εισφοράς του 
ΝΙΜΙΤΣ.
Ίδρυση νέου ταμείου αρωγής με εισφορές στο 0.03%….
Περικοπη στο ΒΟΕΑ τέκνου για τους απόστρατους….ολα αυτά γιατί δεν υπάρχει φωνή να αντικρούσει όλα τα 
παραπάνω …..
Γι’αυτό μπαίνουμε όλοι στην διαβούλευση και στο αρθρο 71 παραθέτουμε το παρακάτω κείμενο ….
Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
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δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:47   

Ο Λογος που δεν επιθυμούν την θεσμική εκπροσώπηση είναι ότι δεν επιθυμούν εμπόδια ….
Δεν μας θέλουν ως ισότιμα μέλη στο ΔΣ των μετοχικών ταμείων ….αποτέλεσμα αύξηση της εισφοράς του 
ΝΙΜΙΤΣ.
Ίδρυση νέου ταμείου αρωγής με εισφορές στο 0.03%….
Περικοπη στο ΒΟΕΑ τέκνου για τους απόστρατους….ολα αυτά γιατί δεν υπάρχει φωνή να αντικρούσει όλα τα 
παραπάνω …..
Γι’αυτό μπαίνουμε όλοι στην διαβούλευση και στο αρθρο 71 παραθέτουμε το παρακάτω κείμενο ….
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Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

2157 

2160



α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
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καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:21   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
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των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
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γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:23   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:00   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
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Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:39   

Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.
Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
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γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:23   

Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.
Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
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Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:28   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:32    

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
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Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
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Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:44   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
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εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών 
συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν 
ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές. Οποιαδήποτε παρέκκλιση 
από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής των εν 
ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, 
στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των 
συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
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νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:14   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
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Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:21   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
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καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
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στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 07:34   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
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στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
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– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 06:48   

2176 

2179



Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
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αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 06:50   

6 Δεκεμβρίου 2022, 13:19   ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΡΩΤΑΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΠΟΜΕΝΣ Μόνιμος ΣύνδεσμοςΤο εν λόγω άρθρο 
πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από 
τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων 
μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
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αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων. Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. 
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 05:58   

Το αθρο 71 πρεπει να αποσυρθει,γυριζει συνδικαλιστικα πισω τον στρατο,ενας χαμηλοβαθμος στρατιωτικος.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 04:36   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
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για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης

 28 Δεκεμβρίου 2022, 02:25   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
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παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
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άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 01:21  

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
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Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων
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Ο Λογος που δεν επιθυμούν την θεσμική εκπροσώπηση είναι ότι δεν επιθυμούν εμπόδια ….
Δεν μας θέλουν ως ισότιμα μέλη στο ΔΣ των μετοχικών ταμείων ….αποτέλεσμα αύξηση της εισφοράς του 
ΝΙΜΙΤΣ.
Ίδρυση νέου ταμείου αρωγής με εισφορές στο 0.03%….
Περικοπη στο ΒΟΕΑ τέκνου για τους απόστρατους….ολα αυτά γιατί δεν υπάρχει φωνή να αντικρούσει όλα τα 
παραπάνω …..
Γι’αυτό μπαίνουμε όλοι στην διαβούλευση και στο αρθρο 71 παραθέτουμε το παρακάτω κείμενο ….
Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
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για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
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Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
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των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
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θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
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– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
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ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:01   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
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των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
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ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 00:01   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί για τους παρακάτω λόγους:

Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς 
του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με 
πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
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μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 

2192 

2195



αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:36   

Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
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Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
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Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
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σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
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προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:58   

Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
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καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:42  
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
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εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:38   

Με την κατάργηση του άρθρου 30Γ καταργείτε η θεσμική εκπροσώπιση
Άμεση απόσυρση του άρθρου και συζήτηση για τυχόν τροποποιήσεις με τα θεσμικά Όργανα της κάθε 
Ομοσπονδίας.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:33   

Ο Λογος που δεν επιθυμούν την θεσμική εκπροσώπηση είναι ότι δεν επιθυμούν εμπόδια ….
Δεν μας θέλουν ως ισότιμα μέλη στο ΔΣ των μετοχικών ταμείων ….αποτέλεσμα αύξηση της εισφοράς του 
ΝΙΜΙΤΣ.
Ίδρυση νέου ταμείου αρωγής με εισφορές στο 0.03%….
Περικοπη στο ΒΟΕΑ τέκνου για τους απόστρατους….ολα αυτά γιατί δεν υπάρχει φωνή να αντικρούσει όλα τα 
παραπάνω …..
Γι’αυτό μπαίνουμε όλοι στην διαβούλευση και στο αρθρο 71 παραθέτουμε το παρακάτω κείμενο ….
Η δυναμική παρουσία της ομοσπονδίας μας ενόχλησε αρκετά και πολλούς, γιαυτο γίνεται προσπάθεια διάλυσης
του συνδικαλισμού..και όχι μόνο…..δεν θα μπορούν ούτε σελίδες ενημέρωσης να υπάρχουν διότι θα 
κινδυνεύουμε όλοι μας με 3 χρόνια φυλάκιση ….γι’αυτό το παρακάτω κείμενο είναι επιτακτικό να μπει στα 
σχόλια του άρθρου 71.
Τώρα δεν υπάρχει δικαιολογία όλοι ξέρετε.

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

2200 

2203



– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:37   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.
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Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
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α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
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διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:06   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
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Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:44  

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
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Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:16   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 

2207 

2210



από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:38   

27 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   ΝικολέτταΜόνιμος ΣύνδεσμοςΤο εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα 
της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του 
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Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές 
που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα 
μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να 
θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η 
σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
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εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:03   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
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– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους 
αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 

2211 

2214



συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
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διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:36    

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
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Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
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των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:01   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
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θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ
http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6821&cpage=1#comment-33693

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:35   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
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συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
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καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινης 
κυβερνησης

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:30   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
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αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
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διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
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εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:28   

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
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Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:33   

27 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   ΝικολέτταΜόνιμος ΣύνδεσμοςΤο εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα 
της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του 
Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές 
που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα 
μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να 
θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η 
σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
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πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
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των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
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συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
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καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:16   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
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διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:50   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
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βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.Υπό 
αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:20   

Το άρθρο 71 πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών και προτείνεται:

α. Αρχικά να αποσυρθεί το υπόψη άρθρο, που ξαφνικά εισήλθε στην διαβούλευση.
β. Στη συνέχεια να συζητηθεί παρουσία, Εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας, Εκπροσώπων 
όλων των κομμάτων και Εκπροσώπων των Πρωτοβάθμιων και Δευτεροβάθμιων Οργανώσεων.
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Έτσι θα προκύψει από κοινού το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της θεσμικής εκπροσώπησης των εν 
ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των Ευρωπαϊκών Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και 
εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.

Για όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:57   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
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κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   

Κυρίες και κύριοι
Ας μην φοβηθούμε για ακόμη μία φορά να αντικρύσουμε το αύριο και ας φανούμε όλοι μας, Πολιτική ηγεσία, 
στρατιωτική ηγεσία και εκπρόσωποι των στρατιωτικών ικανοί να ανταποκριθούμε στις απαιτήσεις των καιρών. 
Ας προετοιμάσουμε ένα γόνιμο έδαφος όπου θα μπορούμε με θάρρος και παρρησία να δούμε πως μπορούν να 
αναδειχθούν με τον καλύτερο και επαρκέστερο τρόπο όλα τα εργασιακά προβλήματα που απασχολούν τους 
στρατιωτικούς.
Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα για το πώς προέκυψε, αυτή η πρόταση χωρίς να κληθούν να καταθέσουν τις απόψεις τους 
όλοι αυτοί τους οποίους αφορά χωρίς δηλαδή την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των
Ομοσπονδιών…..
Η πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία 
στρατιωτικών ( που αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την 
συναφή Ομοσπονδία που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), προτείνει δύο βήματα.
Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά εισήλθε στην διαβούλευση.

Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:

* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.
Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και 
εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.
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Για όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.
Υ.Γ. Η σοβαρότητα και η υπεύθυνη στάση της ΠΟΜΕΝΣ έχει αποδειχθεί από την εμπιστοσύνη με την οποία της 
περιβάλλουν οι έλληνες στρατιωτικοί. Όλοι εμείς στην Ομοσπονδία δηλώνουμε έτοιμοι να γίνουμε αρωγοί στην 
διαμόρφωση ενός θεσμικού πλαισίου που δεν θα προσβάλει κανέναν από εμάς προσδίδοντας παράλληλα στους
συναδέλφους μας ένα σοβαρό βήμα για την υπεύθυνη ανάδειξη όλων των προβλημάτων μας.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
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Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
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Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές. Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
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αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:56   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:51   

  Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων. Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους
καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας 
προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» 
λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην 
αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.   Τέτοιου είδους ενέργειες μας 
προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα
έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το 
εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία 
στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου 
με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση 
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των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των 
ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:41   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 20:37   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
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εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:09   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:11   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
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από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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Συμφωνώ απόλυτα με τον Πρόεδρο της EUROMIL
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The European Organisation of Military Associations and Trade Unions (EUROMIL) is an umbrella organisation 
composed of 34 military associations and trade unions from 21 countries. It is the main Europe-wide forum for 
cooperation among professional military associations on issues of common concern. EUROMIL strives to secure 
and advance the human rights, fundamental freedoms, and socio-professional interests of military personnel of
all ranks in Europe and promotes the concept of “Citizen in Uniform”. As such, a soldier is entitled to the same
rights and obligations as any other citizen. EUROMIL particularly calls for recognition of the right of servicemen
and -women to form and join trade unions and independent associations and for their inclusion in a regular 
social dialogue by the authorities.To that extent, EUROMIL is also monitoring the developments on the national
level and this in close collaboration with its national member associations. As you may know, EUROMIL’s 
member in Greece is the PanHellenic Federation of Armed Forces Unions (P.FE.AR.F.U), which is for EUROMIL a
much respected and appreciated partner.We would hereby like to react on the draft law in subject. We read 
that the purpose of the draft law is among others to improve the care for armed forces personnel. As European
representative umbrella organisation for military personnel, we can, of course, only applaud such an initiative.
However, article 71 in particular on armed forces trade union issues, amending article 30C of Law 1264/1982, 
is drawing our attention. Just like P.FE.AR.F.U does, EUROMIL expresses its concerns on the changes in the 
legal framework of the Greek military trade unionism as foreseen in article 71. In our view, the proposed 
changes will surely not improve the institutional framework. On the contrary, we rather believe that these will
weaken the functioning of trade unions in the armed forces. EUROMIL is a strong believer of a democratic 
parliamentary control on the armed forces and it is our experience that independent and professional trade 
unions can and should be a strong partner in this field. Therefore we have the feeling that the proposed 
amendments to the 1982 legislation is rather a wish from the military authorities than the political will of the 
legislator.With the intended amendment trade union leaves, valid for all workers in the private and public 
sector will be abolished and replaced with special leaves of 3 days granted to the President and Secretary 
General of each primary union and 5 days to the President and Secretary General of each secondary 
Federation. It seems however that in all other primary trade unions in the public or private sector, 5 days 
leave is provided for the President, Vice-President and General Secretary if the union has 500 members or 
more, while for secondary Federations, leaves are provided from 15 days per month for President, Vice-
President, Secretary General and Treasurer (up to full exemption from the duties for the entire mandate of 
the President and General Secretary, under conditions), as well as 9 days leave per month for the board 
members of the most representative Federation (based on the number of members). Without any justifiable 
reason a differentiation is now proposed for the military trade union leaders and representatives. As far as we 
know, during the past years the permanent provisions of the law on trade union leaves were applied to the 
military without abuse of these rights. On the contrary, it was the administration that in some cases refused to
implement the clear provisions of the law.
The stability (in terms of transfer from one camp to another) of the elected members will be reduced, since 
this is limited only to the board members of the federation and only for the transfers outside the region. 
However, as P.FE.AR.F.U has repeatedly pointed out, the State must restore the immutability of the board 
members of the primary unions. The main reason is that this non-transferability is the basic condition to 
ensure that trade union officials will not be subject to «unfavourable» or «retributive» transfers, but also the 
necessary legal result of mandatory deletion in case of transfer. Since the law stipulates that the members of 
primary unions are automatically removed upon transfer, the board members of a primary union may not be 
transferred for as long as their mandate lasts, otherwise the voting of the colleagues who elected them will be
de facto abolished and the democratic functioning of the trade unions is changed. The original version of the 
law (Article 50 of Law 4407/2016) provided for the immutability of the board members of the primary unions, 
a provision which was applied without difficulty and guaranteed the essential protection of union 
officials.Trade union representation in Military Equity Funds and Transfer Councils, which was foreseen by the 
law (article 50 of L.4407/2016) and which, despite legal-technical failures, was maintained in the provisions of
article 66 of L.4609/2019, is now proposed to be abolished. The provisions that were set to ensure 
transparency and the observance of legality in critical areas will, with this amendment, be abolished. 
Especially with reference to the planning of the transfers that affect the family life, but also to the operation 
of the Military Equity Funds which manage the money of the military personnel themselves. Unfortunately, the
provisions of the law had not been implemented, despite the constant protests of P.FE.AR.F.U.
Therefore, we are convinced that the proposed amendments foreseen in article 71 will limit trade union 
rights, which are foreseen for all other branches of workers in the private and public sector and which until 
now also applied to the military. Furthermore, we see it as an attempt to legitimize retrospectively flagrant 
violations of the institutional framework, in cases where the administration completely unjustifiably refused to
apply the law. In this sense, the intended amendments not only do not respond to the requests of 
representation in the Greek armed forces, but instead, act against and aim to weaken it.EUROMIL reminds that
P.FE.AR.F.U has in the past presented proposals for the creation of a coherent institutional framework, which 
would meet the modern needs of institutional representation of the military, taking into account the 
particularities and limitations implied by the nature of the armed forces. We were informed that their 
proposals have undergone systematic processing and have been presented to the relevant institutional bodies, 
which recognized the need for their adoption.We strongly believe that the propose article 71 should be 
withdrawn from the draft law «Care for armed forces personnel, rationalization of the legislation of the armed
forces, organization of the National Guard and other provisions» as this would only harm the functioning of a 
true partner in the democratic control on the Greek armed forces. In case there is a real need for changes of 
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some elements of the legal framework organising trade unionism in the Greek military, EUROMIL believes that 
this firstly should be discussed in a social dialogue with the representative association, namely P.FE.AR.F.U. It 
is our experience that a well organised social dialogue in a clear legal framework with mutual respect between
social partners and the competent representatives of the authorities, is in benefit of each and every individual
member of these armed forces as well the armed forces as a whole.
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Συμφωνώ απόλυτα με τον Πρόεδρο της EUROMIL

The European Organisation of Military Associations and Trade Unions (EUROMIL) is an umbrella organisation 
composed of 34 military associations and trade unions from 21 countries. It is the main Europe-wide forum for 
cooperation among professional military associations on issues of common concern. EUROMIL strives to secure 
and advance the human rights, fundamental freedoms, and socio-professional interests of military personnel of
all ranks in Europe and promotes the concept of “Citizen in Uniform”. As such, a soldier is entitled to the same
rights and obligations as any other citizen. EUROMIL particularly calls for recognition of the right of servicemen
and -women to form and join trade unions and independent associations and for their inclusion in a regular 
social dialogue by the authorities.To that extent, EUROMIL is also monitoring the developments on the national
level and this in close collaboration with its national member associations. As you may know, EUROMIL’s 
member in Greece is the PanHellenic Federation of Armed Forces Unions (P.FE.AR.F.U), which is for EUROMIL a
much respected and appreciated partner.We would hereby like to react on the draft law in subject. We read 
that the purpose of the draft law is among others to improve the care for armed forces personnel. As European
representative umbrella organisation for military personnel, we can, of course, only applaud such an initiative.
However, article 71 in particular on armed forces trade union issues, amending article 30C of Law 1264/1982, 
is drawing our attention. Just like P.FE.AR.F.U does, EUROMIL expresses its concerns on the changes in the 
legal framework of the Greek military trade unionism as foreseen in article 71. In our view, the proposed 
changes will surely not improve the institutional framework. On the contrary, we rather believe that these will
weaken the functioning of trade unions in the armed forces. EUROMIL is a strong believer of a democratic 
parliamentary control on the armed forces and it is our experience that independent and professional trade 
unions can and should be a strong partner in this field. Therefore we have the feeling that the proposed 
amendments to the 1982 legislation is rather a wish from the military authorities than the political will of the 
legislator.With the intended amendment trade union leaves, valid for all workers in the private and public 
sector will be abolished and replaced with special leaves of 3 days granted to the President and Secretary 
General of each primary union and 5 days to the President and Secretary General of each secondary 
Federation. It seems however that in all other primary trade unions in the public or private sector, 5 days 
leave is provided for the President, Vice-President and General Secretary if the union has 500 members or 
more, while for secondary Federations, leaves are provided from 15 days per month for President, Vice-
President, Secretary General and Treasurer (up to full exemption from the duties for the entire mandate of 
the President and General Secretary, under conditions), as well as 9 days leave per month for the board 
members of the most representative Federation (based on the number of members). Without any justifiable 
reason a differentiation is now proposed for the military trade union leaders and representatives. As far as we 
know, during the past years the permanent provisions of the law on trade union leaves were applied to the 
military without abuse of these rights. On the contrary, it was the administration that in some cases refused to
implement the clear provisions of the law.
The stability (in terms of transfer from one camp to another) of the elected members will be reduced, since 
this is limited only to the board members of the federation and only for the transfers outside the region. 
However, as P.FE.AR.F.U has repeatedly pointed out, the State must restore the immutability of the board 
members of the primary unions. The main reason is that this non-transferability is the basic condition to 
ensure that trade union officials will not be subject to «unfavourable» or «retributive» transfers, but also the 
necessary legal result of mandatory deletion in case of transfer. Since the law stipulates that the members of 
primary unions are automatically removed upon transfer, the board members of a primary union may not be 
transferred for as long as their mandate lasts, otherwise the voting of the colleagues who elected them will be
de facto abolished and the democratic functioning of the trade unions is changed. The original version of the 
law (Article 50 of Law 4407/2016) provided for the immutability of the board members of the primary unions, 
a provision which was applied without difficulty and guaranteed the essential protection of union 
officials.Trade union representation in Military Equity Funds and Transfer Councils, which was foreseen by the 
law (article 50 of L.4407/2016) and which, despite legal-technical failures, was maintained in the provisions of
article 66 of L.4609/2019, is now proposed to be abolished. The provisions that were set to ensure 
transparency and the observance of legality in critical areas will, with this amendment, be abolished. 
Especially with reference to the planning of the transfers that affect the family life, but also to the operation 
of the Military Equity Funds which manage the money of the military personnel themselves. Unfortunately, the
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provisions of the law had not been implemented, despite the constant protests of P.FE.AR.F.U.
Therefore, we are convinced that the proposed amendments foreseen in article 71 will limit trade union 
rights, which are foreseen for all other branches of workers in the private and public sector and which until 
now also applied to the military. Furthermore, we see it as an attempt to legitimize retrospectively flagrant 
violations of the institutional framework, in cases where the administration completely unjustifiably refused to
apply the law. In this sense, the intended amendments not only do not respond to the requests of 
representation in the Greek armed forces, but instead, act against and aim to weaken it.EUROMIL reminds that
P.FE.AR.F.U has in the past presented proposals for the creation of a coherent institutional framework, which 
would meet the modern needs of institutional representation of the military, taking into account the 
particularities and limitations implied by the nature of the armed forces. We were informed that their 
proposals have undergone systematic processing and have been presented to the relevant institutional bodies, 
which recognized the need for their adoption.We strongly believe that the propose article 71 should be 
withdrawn from the draft law «Care for armed forces personnel, rationalization of the legislation of the armed
forces, organization of the National Guard and other provisions» as this would only harm the functioning of a 
true partner in the democratic control on the Greek armed forces. In case there is a real need for changes of 
some elements of the legal framework organising trade unionism in the Greek military, EUROMIL believes that 
this firstly should be discussed in a social dialogue with the representative association, namely P.FE.AR.F.U. It 
is our experience that a well organised social dialogue in a clear legal framework with mutual respect between
social partners and the competent representatives of the authorities, is in benefit of each and every individual
member of these armed forces as well the armed forces as a whole.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί.

Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς 
του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με 
πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ.

Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους 
αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών.

Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της 
Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
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α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους 
καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας 
προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» 
λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην 
αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας 
προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα
έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το 
εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία 
στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου 
με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση 
των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των 
ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί.
Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς 
του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με 
πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
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επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:51   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
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συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή εκατοντάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων 
οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … 
Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας 
δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των 
Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
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αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:14   

Συμφωνώ απόλυτα με το σχόλιο του Προέδρου της EUROMIL, με το οποίο φαίνεται ξεκάθαρα γιατί είναι 
σημαντική η θεσμική εκπροσώπηση των εν’ενέργεια στρατιωτικών και ότι στην Ευρώπη όλοι εργαζόμενοι 
έχουν τα ίδια δικαιώματα.

Προτού λοιπόν προχωρήσετε αυτό το άρθρο καλό είναι να εξετάσετε τι ισχύει με άλλους φορείς τόσο εντός της 
Ελλάδος όσο και σε Ευρωπαϊκό επίπεδο.

Τι ισχύει στα άλλα σώματα ασφαλείας, αστυνομία, πυροσβεστική κλπ….;;;;;

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:57   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
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νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:06   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
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που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:40   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
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περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:41   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
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θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:27   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
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των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
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αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:10   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
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τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.26 Δεκεμβρίου 2022, 13:54   Αθανάσιος 
Σαρρης Πρόεδρος Ένωσης Στρατιωτικών ΘεσσαλονίκηςΜόνιμος ΣύνδεσμοςΤο εν λόγω άρθρο πρέπει να 
αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους 
θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας 
και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω 
πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των 
Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες 
Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας 
στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς 
συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο 
λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ. Δεν 
μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου 
εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
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στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
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των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής.– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες 
Δυνάμεις.Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια τω
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
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νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:10   
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Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:21   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 

2258 

2261



μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
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ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:35   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία
στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα 
την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για 
εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον 
συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία 
Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα 
καρτ. Στην θέα του εν λόγω άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, 
πλήρους αποδυνάμωσης της συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών 
δικαιωμάτων που προβλέπει ο νόμος 1264/1982.Με την σκοπούμενη τροποποίηση:– Καταργούνται οι 
συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα 
με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε 
δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες 
πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες 
Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και 
Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό 
προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της 
πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται 
χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε 
και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, 
ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του 
πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις 
ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης 
των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η 
Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα 
συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά 
και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, 
δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση 
μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην 
μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η 
ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης 
διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων 
Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα 
ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών 
εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα 
στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα 
το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός 
Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, 
την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται
χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά 
τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο 
μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
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β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την 
δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής 
εκπροσώπησης των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που 
συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων Δυνάμεων. Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και 
έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής 
τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να 
προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα 
στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. 
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
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–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:02   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 

2263 

2266



αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:58   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
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διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:55   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
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διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 17:24   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να ΑΠΟΣΥΡΘΕΙ. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
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προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
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Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..Η πρόταση της 
ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία στρατιωτικών ( που
αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την συναφή Ομοσπονδία 
που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά 
εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό 
που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των 
Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά 
επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.Για 
όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που 
φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά 
πρόσωπα.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
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αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:27   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
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δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:21   
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Το εν λόγο άρθρο πρέπει άμεσα να αποσυρθεί διότι είναι μια φωτογραφική διάταξη που σκοπό έχει να φίμωση 
και εντέλει να διαλύσει τον συνδικαλισμό στις Ένοπλες Δυνάμεις.Τα στελέχοι των Ενόπλων Δυνάμεων πρέπει 
να έχουν φωνή ώστε να ακούγονται και να γνωστοποιούν στην φυσική και πολιτική ηγεσία όλα τα θέματα που 
αφορούν την βελτίωση τις καθημερινότητα τούς.Στα πρωτοβάθμια ΔΣ όσο και στα όργανα Διοίκησης πρέπει να 
υπάρχει η κάλυψη του Νόμου για όσο διαρκεί η θητεία τους διότι έχουν αναδειχθεί μέσα από δημοκρατικές 
διαδικασίες.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:07   

Το άρθρο 71 πέραν του ότι πλήττει καίρια την θεσμική εκπροσώπηση των εν ενεργεία στρατιωτικών, προκαλεί 
εύλογα ερωτήματα όπως: πώς προέκυψε, μετά από ποιών εισήγηση σε αυτή την μορφή και γιατί όλα αυτά 
χωρίς την συμμετοχή – επικοινωνία με τους αιρετούς εκπροσώπους των Ομοσπονδιών…..

Η πρόταση της ΠΟΜΕΝΣ – της πολυπληθέστερης και αντιπροσωπευτικότερης Ομοσπονδίας των εν ενεργεία 
στρατιωτικών ( που αστόχως στο εν λόγω άρθρο δεν διαπιστώνεται καμία πρόβλεψη αναλογικότητας με την 
συναφή Ομοσπονδία που αριθμεί πολύ λιγότερα μέλη), έχει δύο βήματα.

Αρχικά να αποσυρθεί το εν λόγω άρθρο που ξαφνικά εισήλθε στην διαβούλευση.
Στη συνέχεια με ψυχραιμία σε ένα κοινό τραπέζι διαλόγου παρουσία:
* εκπροσώπων της Πολιτικής και Στρατιωτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ
* εκπροσώπων όλων των κομμάτων και
* εκπροσώπων των πρωτοβάθμιων και δευτεροβάθμιων οργανώσεων που τιμώνται ως αιρετοί από χιλιάδες 
εγγεγραμμένους εν ενεργεία στρατιωτικούς,
ώστε να προκύψει από κοινού, επαναλαμβάνω, το πλαίσιο αυτό που θα αποτελεί τον οδηγό της υγιούς 
θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών στα πρότυπα των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών των 
Ευρωπαϊκών ΕΔ και στο δοκιμασμένο, με επιτυχία, πλαίσιο των Ομοσπονδιών των Ελληνικών Σωμάτων 
Ασφαλείας, όπου
» σημερινοί» Αρχηγοί Επιτελείων έχουν υπάρξει κατά το πρόσφατο παρελθόν, μέλη πρωτοβάθμιων και 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων των Σωμάτων Ασφαλείας.

Οι εν ενεργεία στρατιωτικοί συνειδητά και μαζικά επιλέγουν, εγγράφονται, συμμετέχουν, εκλεγούν και 
εκλέγονται στις πρωτοβάθμιες και δευτεροβάθμιες οργανώσεις που είναι μέλη.
Η συμμετοχή τους αυτή, που αριθμεί δεκάδες χιλιάδες ανά την Επικράτεια, αποδεικνύει την ανάγκη 
εκπροσώπησης τους, από συναδέλφους, τους οποίους επιλέγουν και εκλεγούν για εκπροσώπους τους.

Για όλους τους παραπάνω λόγους συνιστάται σεβασμός στην ανάγκη αυτή των δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία 
στρατιωτικών και στους εκλεγμένους εκπροσώπους αυτών.

Υ.Γ. Προς αποφυγή παρερμηνειών, τα σχόλια που φρόνιμο είναι να λαμβάνονται υπόψη, θα πρέπει να έχουν 
πλήρη ονοματεπώνυμο και να ανήκουν σε υπαρκτά πρόσωπα.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
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Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
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Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
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στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
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συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
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των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
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γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές. Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
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προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:56   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
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οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
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πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:40  

Με την παρ.7 του άρθρου 61 «Τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών 
οργανώσεων δεν μετατίθενται, πέραν της φρουράς στην οποία υπηρετούν, για όσο χρόνο διαρκεί η θητεία 
τους,…».
Η πρόνοια της εν λόγω διάταξης βρίσκεται σε λάθος κατεύθυνση, δεν εξυπηρετεί το σκοπό του συνδικαλισμου 
αλλά τον αριθμό των μεταθεσεων της Υπηρεσίας.
Το αμεταθετο πρέπει να αφορά τα Δ.Σ. των Ενώσεων που παράγουν πρωτογενές έργο και τυχόν μετακίνησή 
τους επιφέρει ρήγμα στη διεκδίκηση και ενδεχόμενες εκλογές, αλλά κυρίως δημιουργεί φοβικοτητα συμμετοχής
και διεκδικήσεων. Υπό αυτό το πρίσμα,εκμηδενιζεται η συνδικαλιστικη δράση των Ενώσεων και ο σκοπός 
ύπαρξής τους.
Η παροχή αμεταθετου στο Δ.Σ. της Δευτεροβαθμιας Οργάνωσης, δεν έχει ουσιαστικό αντίκρυσμα καθόσον η 
ενασκηση των καθηκόντων τους μπορεί να πραγματοποιηθεί από οποιοδήποτε εδαφικο διαμέρισμα, όπως 
άλλωστε συμβαίνει.
Η πρόβλεψη του νομοθέτη εμφαινεται ότι θα δημιουργήσει δυνατότητες χειραγώγησης της συνδικαλιστικης 
δράσης, στην ολιγαριθμη Δευτεροβαθμια Οργάνωση και απαξίωση του κυρίου συντελεστή συνδικαλισμου, των 
Ενώσεων, που λόγω του πλήθους τους υπάρχουν μικρότερες προϋποθέσεις χειραγώγησης.
Ενδεχόμενο σκεπτικό μείωσης αμεταθετων, πρέπει να προκύπτει από μελέτη αναλογικων ποσοστών, που δεν 
εμφαινεται αρχικώς να παρεμποδιζουν το αξιόμαχο των Ε.Δ.
Σας ευχαριστώ.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
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προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:00   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.
Με την σκοπούμενη τροποποίηση:
– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.
– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.
Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
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Ενόπλων Δυνάμεων.
Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:26   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
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ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:08   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της

2287 

2290



συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:04   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
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μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:36   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.
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Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
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α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:38  

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
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ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
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σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:56   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί.

Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς 
του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με 
πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.
Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!!
Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που 
το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες 
στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των 
κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
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διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

Η προτεινόμενη τροποποίηση αποτελεί ένα σημαντικό πισωγυρισμα στην επαγγελματική εκπροσώπηση των 
στρατιωτικών υπαλλήλων. Οι εποχές έχουν αλλάξει, ασχέτως εάν υπάρχουν ακόμα φωνές οι οποίες θέλουν να 
γυρίσουν τους εργαζόμενους στο στράτευμα δεκαετίες πίσω, ως σαν μην διαθέτουν εργασιακά δικαιώματα, 
παρα μόνο να ισχύει το «εν-δυο προσοχή». Σαφώς υπάρχουν και τέτοιες παρωχημένες και επικίνδυνες 
αντιλήψεις. Η οργανωμένη πολιτεία όμως οφείλει να μην τις λαμβάνει υπόψη της και να εργάζεται για την 
ανάπτυξη και επέκταση των δικαιωμάτων των εργαζομένων στρατιωτικών.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 19:02   

  Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων. Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους
καθ’ ύλην αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας 
προξενεί αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» 
λύσεις αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην 
αποδυνάμωση, αν όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.   Τέτοιου είδους ενέργειες μας 
προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα
έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το 
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εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία 
στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου 
με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση 
των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των 
ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 19:12   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
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Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:33   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
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Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.
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Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
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ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στ
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.Οποιαδήποτε 
παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της επίσημης φωνής 
των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών 
ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία 
των συναδέλφων μας στρατιωτικών να γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, 
εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και
από τον τρόπο λειτουργίας όλων των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών 
ΕΔ. Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982. Με την σκοπούμενη τροποποίηση: – Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για 
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όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη
θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας 
Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει 
κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί 
από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα 
για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της 
θητείας του Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα 
υπόλοιπα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου. – Περιστέλλεται ακόμη 
περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού
αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. 
Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να επαναφέρει το αμετάθετο των μελών 
των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη 
βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο 
«δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής 
διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι τα μέλη των πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των Διοικητικών Συμβουλίων των 
πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η θητεία τους, διότι σε διαφορετική 
περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους εξέλεξαν και αλλοιώνεται η 
δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική ανεξήγητη αντιμετώπιση στους
αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ 
δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η 
εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει 
ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία στρατιωτικούς υπηρετούντες στο 
Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να εγγράφονται πλησίον των κατοικιών 
τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. – Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση 
στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του
Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του 
Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της 
διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό 
των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των 
Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις 
του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας. Ως εκ τούτου, οι 
προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα 
οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και 
τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων 
κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς 
αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο. Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες 
τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν 
εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην κατάργησή της. Υπενθυμίζουμε ότι η 
Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός συνεκτικού θεσμικού 
πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης των στρατιωτικών 
λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των Ενόπλων 
Δυνάμεων.Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις. Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν 
εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να 
γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω 
άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών 
αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους 
κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων 
Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό 
άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
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διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικων

 26 Δεκεμβρίου 2022, 16:39    

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
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ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
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θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 16:07   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
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Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 15:18   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
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Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
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Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσίyα να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 15:13   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
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–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 14:50    
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
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διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 14:52   

20 Δεκεμβρίου 2022, 23:11   Α.Λ.Μόνιμος ΣύνδεσμοςΜε την συγκεκριμένη τροποποίηση του άρθρου 30Γ 
φιμώνεται και εν τέλει επιχειρείται η κατάργηση των Ενώσεων, των Ομοσπονδιών και γενικά της θεσμικής 
εκπροσώπησης.Άρα το συγκεκριμένο άρθρο να αποσυρθεί….Μην προσπαθείτε να φιμώσετε τις ενώσεις και 
ομοσπονδίες των στρατιωτικών ώστε να μην ακούγονται τα προβλήματά τους.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 14:44   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.
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Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.
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Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.
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–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:54   
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Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες  εποχές.

Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

 

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

 

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

 

–        Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και 
δημόσιο τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3  
ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5  ημερών στον Πρόεδρο και 
Γενικό Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της 
διαφοροποίησης, σε όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 
ημερών για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, 
ενώ για τις δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο,  
Αντιπρόεδρο, Γενικό Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του 
Προέδρου και Γενικού Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η 
διαφοροποίηση και ο περιορισμός που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι 
βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες 
προβλέψεις του νόμου περί συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για 
οποιαδήποτε κατάχρηση ή καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε 
ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

 

–        Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής. 

 

–        Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την 
οποία είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές 
αστοχίες, διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται 
προβλέψεις οι οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε 
κρίσιμους τομείς, αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την 
οικογενειακή ζωή των συναδέλφων,  αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία 
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διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει 
εφαρμογής, παρά τις συνεχείς διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

 

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:

α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.

β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.

 

Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

 

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

 

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με  σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:19   

Το εν λόγω άρθρο πρέπει να αποσυρθεί. Τα θέματα της θεσμικής εκπροσώπησης των εν ενεργεία 
στρατιωτικών συζητώνται από τους θεσμικούς φορείς του Υπουργείου Άμυνας με τους θεσμικούς εκπροσώπους
των εν ενεργεία συναδέλφων μας και όχι με πρακτικές που παραπέμπουν σε άλλες εποχές.
Οποιαδήποτε παρέκκλιση από την παραπάνω πραγματικότητα μεταφράζεται ως επιχείρηση φίμωσης της 
επίσημης φωνής των εν ενεργεία στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων.

Η εγγραφή δεκάδων χιλιάδων εν ενεργεία στρατιωτικών ως μέλη, στις πρωτοβάθμιες Ενώσεις των 
δευτεροβάθμιων οργανώσεων, αποδεικνύει έμπρακτα την επιθυμία των συναδέλφων μας στρατιωτικών να 
γίνουμε επιτέλους … Ευρωπαίοι. Ευρωπαίοι έχοντας για εκπροσώπους, εκλεγμένους αιρετούς συναδέλφους 
μας, έχοντας δικαιώματα που απορρέουν από τον συνδικαλιστικό νόμο και από τον τρόπο λειτουργίας όλων 
των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών εν ενεργεία Στρατιωτικών των Ευρωπαϊκών ΕΔ.

Δεν μπορούμε λοιπόν να θέλουμε ως Έλληνες να είμαστε Ευρωπαίοι…. α λα καρτ. Στην θέα του εν λόγω 
άρθρου εύκολα εξάγεται η σκέψη ότι μέσω αυτού, επιχειρούνται πρακτικές, πλήρους αποδυνάμωσης της 
συνδικαλιστικής προστασίας και η αποδόμηση των ελάχιστων συνδικαλιστικών δικαιωμάτων που προβλέπει ο 
νόμος 1264/1982.

Με την σκοπούμενη τροποποίηση:

– Καταργούνται οι συνδικαλιστικές άδειες που ισχύουν για όλους τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό και δημόσιο 
τομέα (σύμφωνα με το άρθρο 17 του Ν.1264/1982) και στη θέση τους χορηγούνται ειδικές άδειες 3 ημερών 
στον Πρόεδρο και Γενικό Γραμματέα της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης και 5 ημερών στον Πρόεδρο και Γενικό 
Γραμματέα της κάθε δευτεροβάθμιας Ομοσπονδίας. Για να γίνει κατανοητό το μέγεθος της διαφοροποίησης, σε 
όλες τις υπόλοιπες πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις προβλέπονται άδειες 5 ημερών για Πρόεδρο, 
Αντιπρόεδρο και Γενικό Γραμματέα εφόσον η οργάνωση αριθμεί από 500 μέλη και πάνω, ενώ για τις 
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δευτεροβάθμιες Ομοσπονδίες προβλέπονται άδειες από 15 ημέρες το μήνα για Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο, Γενικό 
Γραμματέα και Ταμία (μέχρι και πλήρης απαλλαγή για το σύνολο της θητείας του Προέδρου και Γενικού 
Γραμματέα, υπό προϋποθέσεις), καθώς και άδειες 9 ημερών το μήνα για τα υπόλοιπα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της πλέον αντιπροσωπευτικής Ομοσπονδίας. Είναι καταφανής η διαφοροποίηση και ο περιορισμός 
που υφίστανται χωρίς δικαιολογητικό λόγο οι στρατιωτικοί. Εξάλλου είναι βέβαιο ότι κατά το προηγούμενο 
διάστημα, οπότε και για τους στρατιωτικούς εφαρμόζονταν οι πάγιες προβλέψεις του νόμου περί 
συνδικαλιστικών αδειών, ουδείς μπορεί να κάνει λόγο είτε για υπέρβαση είτε για οποιαδήποτε κατάχρηση ή 
καταστρατήγηση του πλαισίου. Αντιθέτως, η Υπηρεσία είναι εκείνη η οποία σε ορισμένες περιπτώσεις αρνείτο 
να εφαρμόσει τις ξεκάθαρες προβλέψεις του νόμου.

– Περιστέλλεται ακόμη περισσότερο το αμετάθετο των μελών της Διοίκησης των δευτεροβάθμιων 
συνδικαλιστικών οργανώσεων, αφού αυτό περιορίζεται μόνο στα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και μόνο 
για τις μεταθέσεις εκτός φρουράς. Όπως όμως έχουμε επισημάνει κατ’ επανάληψη, η Πολιτεία οφείλει να 
επαναφέρει το αμετάθετο των μελών των Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβάθμιων Ενώσεων. Και τούτο 
διότι το αμετάθετο αυτό αποτελεί τη βασική συνθήκη ώστε να διασφαλίζονται τα συνδικαλιστικά στελέχη ότι 
δεν θα αποτελέσουν αντικείμενο «δυσμενών» ή «εκδικητικών» μεταθέσεων αλλά και το αναγκαίο νομικό 
αντιστάθμισμα της υποχρεωτικής διαγραφής σε περίπτωση μετάθεσης. Εφόσον, δηλαδή, ο νόμος προβλέπει ότι
τα μέλη των πρωτοβαθμίων Ενώσεων διαγράφονται αυτοδικαίως σε περίπτωση μετάθεσης, τότε τα μέλη των 
Διοικητικών Συμβουλίων των πρωτοβαθμίων Ενώσεων θα πρέπει να μην μετατίθενται όσο χρόνο διαρκεί η 
θητεία τους, διότι σε διαφορετική περίπτωση καταργείται εν τοις πράγμασι η ψήφος των συναδέλφων που τους
εξέλεξαν και αλλοιώνεται η δημοκρατική λειτουργία των Ενώσεων. Επίσης διαπιστώνεται μια στοχοποιητική 
ανεξήγητη αντιμετώπιση στους αιρετούς εκπροσώπους των πρωτοβάθμιων Ενώσεων Αττικής και 
Θεσσαλονίκης, που ούτε λίγο ούτε πολύ δύναται η υπηρεσία να τους μεταθέτει ανά πάσα ώρα και στιγμή εντός 
Λεκανοπεδίου!!!!!! Δημιουργείται η εντύπωση ότι ενοχλεί η παρουσία των θεσμικών εκπρόσωπων στο 
Πεντάγωνο…. παρόλο που το προβλέπει ξεκάθαρα ο νόμος, και παρόλο που μέχρι σήμερα στους εν ενεργεία 
στρατιωτικούς υπηρετούντες στο Λεκανοπέδιο Αττικής η Υπηρεσία δεν τους δίνει ξεκάθαρα το δικαίωμα να 
εγγράφονται πλησίον των κατοικιών τους ή στην Ένωση Στρατιωτικών που επιθυμούν εντός Αττικής.

– Καταργείται η συνδικαλιστική εκπροσώπηση στα Μετοχικά Ταμεία και στα Συμβούλια Μεταθέσεων, την οποία 
είχε προβλέψει ο αρχικός νόμος (άρθρο 50 του Ν.4407/2016) και η οποία, παρά τις νομοτεχνικές αστοχίες, 
διατηρούνταν στις διατάξεις του άρθρου 66 του Ν.4609/2019. Με τον τρόπο αυτό καταργούνται προβλέψεις οι 
οποίες είχαν τεθεί προς εξασφάλιση της διαφάνειας και της τήρησης της νομιμότητας σε κρίσιμους τομείς, 
αναφορικά δηλαδή με τον προγραμματισμό των μεταθέσεων που επηρεάζουν την οικογενειακή ζωή των 
συναδέλφων, αλλά και με τη λειτουργία των Μετοχικών Ταμείων τα οποία διαχειρίζονται χρήματα των ίδιων 
των στρατιωτικών. Δυστυχώς, οι προβλέψεις του νόμου δεν είχαν τύχει εφαρμογής, παρά τις συνεχείς 
διαμαρτυρίες της Ομοσπονδίας μας.

Ως εκ τούτου, οι προτεινόμενες ρυθμίσεις κινούνται σε δύο μόνο κατευθύνσεις:
α) περιορίζουν συνδικαλιστικά δικαιώματα τα οποία είναι κατοχυρωμένα σε όλους τους υπόλοιπους κλάδους 
εργαζομένων σε ιδιωτικό και δημόσιο τομέα και τα οποία ίσχυαν μέχρι πρότινος και για τους στρατιωτικούς.
β) επιχειρούν να νομιμοποιήσουν εκ των υστέρων κατάφωρες παραβιάσεις του θεσμικού πλαισίου, σε 
περιπτώσεις που η Υπηρεσία αρνείτο εντελώς αδικαιολόγητα και απροσχημάτιστα να εφαρμόσει τον νόμο.
Υπό αυτή την έννοια, οι σκοπούμενες τροποποιήσεις όχι μόνο δεν απαντούν στα αιτήματα της θεσμικής 
εκπροσώπησης, αλλά αντιθέτως βάλουν εναντίον της, στοχεύουν στην αποδυνάμωσή της και στην ουσία στην 
κατάργησή της.

Υπενθυμίζουμε ότι η Ομοσπονδία μας έχει από καιρό παρουσιάσει τις προτάσεις της για την δημιουργία ενός 
συνεκτικού θεσμικού πλαισίου, που θα ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες της θεσμικής εκπροσώπησης 
των στρατιωτικών λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες και τους περιορισμούς που συνεπάγεται η φύση των 
Ενόπλων Δυνάμεων.

Οι προτάσεις αυτές έχουν τύχει συστηματικής επεξεργασίας και έχουν παρουσιαστεί στους καθ’ ύλην 
αρμόδιους θεσμικούς φορείς, που αναγνώρισαν την ανάγκη υιοθέτησής τους. Για το λόγο αυτό μας προξενεί 
αλγεινή εντύπωση ότι, κυριολεκτικά την τελευταία στιγμή, φαίνεται να προκρίνονται «προκρούστιες» λύσεις 
αγνώστου προέλευσης, που αντί να λύνουν τα όποια προβλήματα στοχεύουν ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση, αν 
όχι κατάργηση, του συνδικαλισμού στις Ένοπλες Δυνάμεις.

Τέτοιου είδους ενέργειες μας προβληματίζουν εντόνως. Ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των εν ενεργεία 
στρατιωτικών, ως ο εκπρόσωπος που θα έπρεπε να γνωρίζει για το άρθρο 71 πριν βγει στην διαβούλευση, 
καλούμε την Πολιτική Ηγεσία να αποσύρει το εν λόγω άρθρο και με σεβασμό στα δικαιώματα των αιρετών 
θεσμικών εκπρόσωπων των εν ενεργεία στρατιωτικών αναμένουμε κλήση από το ΥΠΕΘΑ ώστε να συζητήσουμε 
σε ένα κοινό δημόσιο τραπέζι διαλόγου με όλους τους κοινοβουλευτικούς εκπροσώπους των κομμάτων, την 
προοπτική για μια θεσμική εκπροσώπηση των Ελλήνων Στρατιωτικών αντάξια των Ευρωπαϊκών Ομοσπονδιών 
ΕΔ και των Ελληνικών Ομοσπονδιών των ΣΑ. Αυτό άλλωστε ήταν και η προεκλογική δέσμευση της τωρινής 
κυβέρνησης.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:32  
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Προτείνεται να καταργηθεί τελείως ο συνδικαλισμός στις ΕΔ πάσης μορφής, γιατί οδηγεί στα παρακάτω:
1.Δημιουργία ομάδος, κυρίως χαμηλόβαθμων, και διαχωρισμό των κατά τόπους στελεχών στην νοοτροπία 
«αυτοί είναι της ένωσης» και «αυτοί όχι», δηλαδή διχασμό, που υπονομεύει το στράτευμα.
2.Δημιουργεί συνδιαλλαγές με πολιτικά πρόσωπα, υπουργούς, βουλευτές και τοπικούς άρχοντες.
3.Παρεμβάλλονται μεταξύ πολιτικών προσώπων και στρατιωτικών για χάρες και ρουσφέτια.
4.Παίρνουν επιπλέον άδειες κάθε μήνα, που δεν θα πρέπει, για δήθεν συνδικαλιστική χρήση. Με το ίδιο 
σκεπτικό, να δίνονται οι ίδιες ημέρες αδειών το μήνα σε στελέχη που είναι αθλητές, μέλη άλλων συλλόγων της 
κοινωνίας, επιστημονικές ειδικότητες για συνδέρια, κλπ.
5.Οι ενώσεις τους κάνουν όλο προτάσεις, δεν έχουν καμία οικονομική και εκτελεστική εξουσία στις ΕΔ, διότι οι 
ΕΔ έχουν τα όργανα και τις μεθοδολογίες για να εντοπίσουν, να οργανώσουν και εν τέλει να επιλύσουν 
προβλήματα, με τις ειδηγήσεις όπου απαιτείται στους πολιτικούς προϊστάμενους.
6.Είναι άγνωστο εάν υπάρχει οικονομικός έλεγχος των συνδρομών που κρατούν από στελέχη που εγγράφονται 
στις ενώσεις τους, για το πού πάνε τα χρήματά τους, πώς ξοδεύονται και για ποιό λόγο. Πιθανόν, τα διοικητικά
συμβούλια και οι πρόεδροι τέτοιων ενώσεων, να χρησιμοποιούν τα χρήματα αυτά για δική τους προβολή και 
τοπική ή πολιτική αξιοποίησή τους στην αποστρατεία τους.
7.Είναι απίστευτο να υπάρχουν γραφεία συνδιακαλιστών στον ίδιο όροφο ή κτήριο ή μεγάλο Σχηματισμό, και 
να νομίζει ο καθένας ότι δε θα υπάρχουν δούναι και λαβείν των συνδικαλιστών με τους πολιτικούς ή δεν θα 
λειτουργούν ενδεχομένως και ως δικό τους όργανο.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:51  

The European Organisation of Military Associations and Trade Unions (EUROMIL) is an umbrella organisation 
composed of 34 military associations and trade unions from 21 countries. It is the main Europe-wide forum for 
cooperation among professional military associations on issues of common concern. EUROMIL strives to secure 
and advance the human rights, fundamental freedoms, and socio-professional interests of military personnel of
all ranks in Europe and promotes the concept of “Citizen in Uniform”. As such, a soldier is entitled to the same
rights and obligations as any other citizen. EUROMIL particularly calls for recognition of the right of servicemen
and -women to form and join trade unions and independent associations and for their inclusion in a regular 
social dialogue by the authorities.

To that extent, EUROMIL is also monitoring the developments on the national level and this in close 
collaboration with its national member associations. As you may know, EUROMIL’s member in Greece is the 
PanHellenic Federation of Armed Forces Unions (P.FE.AR.F.U), which is for EUROMIL a much respected and 
appreciated partner.

We would hereby like to react on the draft law in subject. We read that the purpose of the draft law is among 
others to improve the care for armed forces personnel. As European representative umbrella organisation for 
military personnel, we can, of course, only applaud such an initiative.
However, article 71 in particular on armed forces trade union issues, amending article 30C of Law 1264/1982, 
is drawing our attention. Just like P.FE.AR.F.U does, EUROMIL expresses its concerns on the changes in the 
legal framework of the Greek military trade unionism as foreseen in article 71. In our view, the proposed 
changes will surely not improve the institutional framework. On the contrary, we rather believe that these will
weaken the functioning of trade unions in the armed forces. EUROMIL is a strong believer of a democratic 
parliamentary control on the armed forces and it is our experience that independent and professional trade 
unions can and should be a strong partner in this field. Therefore we have the feeling that the proposed 
amendments to the 1982 legislation is rather a wish from the military authorities than the political will of the 
legislator.

With the intended amendment trade union leaves, valid for all workers in the private and public sector will be 
abolished and replaced with special leaves of 3 days granted to the President and Secretary General of each 
primary union and 5 days to the President and Secretary General of each secondary Federation. It seems 
however that in all other primary trade unions in the public or private sector, 5 days leave is provided for the 
President, Vice-President and General Secretary if the union has 500 members or more, while for secondary 
Federations, leaves are provided from 15 days per month for President, Vice-President, Secretary General and 
Treasurer (up to full exemption from the duties for the entire mandate of the President and General 
Secretary, under conditions), as well as 9 days leave per month for the board members of the most 
representative Federation (based on the number of members). Without any justifiable reason a differentiation 
is now proposed for the military trade union leaders and representatives. As far as we know, during the past 
years the permanent provisions of the law on trade union leaves were applied to the military without abuse of 
these rights. On the contrary, it was the administration that in some cases refused to implement the clear 

2317 

2320



provisions of the law.
The stability (in terms of transfer from one camp to another) of the elected members will be reduced, since 
this is limited only to the board members of the federation and only for the transfers outside the region. 
However, as P.FE.AR.F.U has repeatedly pointed out, the State must restore the immutability of the board 
members of the primary unions. The main reason is that this non-transferability is the basic condition to 
ensure that trade union officials will not be subject to «unfavourable» or «retributive» transfers, but also the 
necessary legal result of mandatory deletion in case of transfer. Since the law stipulates that the members of 
primary unions are automatically removed upon transfer, the board members of a primary union may not be 
transferred for as long as their mandate lasts, otherwise the voting of the colleagues who elected them will be
de facto abolished and the democratic functioning of the trade unions is changed. The original version of the 
law (Article 50 of Law 4407/2016) provided for the immutability of the board members of the primary unions, 
a provision which was applied without difficulty and guaranteed the essential protection of union officials.

Trade union representation in Military Equity Funds and Transfer Councils, which was foreseen by the law 
(article 50 of L.4407/2016) and which, despite legal-technical failures, was maintained in the provisions of 
article 66 of L.4609/2019, is now proposed to be abolished. The provisions that were set to ensure 
transparency and the observance of legality in critical areas will, with this amendment, be abolished. 
Especially with reference to the planning of the transfers that affect the family life, but also to the operation 
of the Military Equity Funds which manage the money of the military personnel themselves. Unfortunately, the
provisions of the law had not been implemented, despite the constant protests of P.FE.AR.F.U.
Therefore, we are convinced that the proposed amendments foreseen in article 71 will limit trade union 
rights, which are foreseen for all other branches of workers in the private and public sector and which until 
now also applied to the military. Furthermore, we see it as an attempt to legitimize retrospectively flagrant 
violations of the institutional framework, in cases where the administration completely unjustifiably refused to
apply the law. In this sense, the intended amendments not only do not respond to the requests of 
representation in the Greek armed forces, but instead, act against and aim to weaken it.

EUROMIL reminds that P.FE.AR.F.U has in the past presented proposals for the creation of a coherent 
institutional framework, which would meet the modern needs of institutional representation of the military, 
taking into account the particularities and limitations implied by the nature of the armed forces. We were 
informed that their proposals have undergone systematic processing and have been presented to the relevant 
institutional bodies, which recognized the need for their adoption.

We strongly believe that the propose article 71 should be withdrawn from the draft law «Care for armed forces
personnel, rationalization of the legislation of the armed forces, organization of the National Guard and other 
provisions» as this would only harm the functioning of a true partner in the democratic control on the Greek 
armed forces. In case there is a real need for changes of some elements of the legal framework organising 
trade unionism in the Greek military, EUROMIL believes that this firstly should be discussed in a social dialogue
with the representative association, namely P.FE.AR.F.U. It is our experience that a well organised social 
dialogue in a clear legal framework with mutual respect between social partners and the competent 
representatives of the authorities, is in benefit of each and every individual member of these armed forces as 
well the armed forces as a whole.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:28   

Με την παρούσα τροποποίηση του 30Γ στην ουσία καταργείται επίσημα η εκπροσώπηση των στρατιωτικών σε 
πρωτοβάθμιο επίπεδο που είναι και το σημαντικότερο γιατί είναι αυτό που έχει την άνεση επαφή με τα στελέχη 
και τα προβλήματα. Σκεφτείτε ότι κάποιος εκλέγεται πρόεδρος Πρωτοβάθμιου και σε τρεις μήνες του βγάζουν 
μετάθεση για Περιφερειακή Ενότητα που θα έχει εκλογές πρωτοβάθμιου σε 2,5 χρόνια. Ο συνδικαλιστής 
στρατιωτικός αυτός θα μείνει απενεργοποιημένος συνδικαλιστικά για 2,5 χρόνια και αν καταφέρει να εκλεγεί 
στο νέο ΔΣ τότε μπορεί να συμβεί τυχαία ή όχι το ίδιο. Επίσης, δεν είναι κατανοητές οι καταργήσεις των 
εκπροσώπων στα μετοχικά ταμεία και στα συμβούλια μεταθέσεων. Ρόλος παρατηρητή ήταν του εκπροσώπου. 
Όλα γίνονται σύμφωνα με τον νόμο. Ποιος ο λόγος να μην υπάρχει παρατηρητής, εκπρόσωπος των 
εργαζομενων ο οποιος γιατί όχι να έχει και την απαραίτητη διαβάθμιση για τις πληροφορίες που θα 
παρατηρήσει. Γενικότερα μιλάμε για κανονική ταφόπλακα της θεσμικής εκπροσώπησης.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:26   
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Με την τροποποίηση του άρθρου 30Γ Παρ.7 που θέλετε να προωθήσετε, μπαίνει η ταφόπλακα στις κατά τόπους
Πρωτοβάθμιες Ενώσεις, που με τόσο κόπο και αγώνες όλων αυτών των χρόνων δημιουργήθηκαν για την 
εκπροσώπηση τους, ώστε να έχουν λόγο και βήμα, επάνω στα εργασιακά δικαιώματα πάσης φύσεως όλων των
στρατιωτικών. Τουλάχιστον αν υπάρχει η «υποχρέωση» να αλλαχθεί ο ήδη υπάρχων Νόμος, τότε ας δωθεί το 
δικαίωμα ώστε να παραμένουν στον τόπο που ήδη υπηρετούν τα μέλη του Δ.Σ. των Πρωτοβάθμιων Ενώσεων 
(όπως ίσχυε και πιο παλιά άλλωστε), διότι πολύ εύκολα όποιος ασχολείται με τα κοινά θα μπορεί να 
«κυνηγηθεί» και στο τέλος δεν θα θέλει κανείς να ρισκάρει να

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:38   

Είναι αδιανόητο το πως τα μέλη του ΔΣ μιας πρωτοβάθμιας ένωσης θα ενημερώνονται και θα προσπαθούν να 
επιλύουν προβλήματα συναδέλφων υπηρετούντων στις τοπικές μονάδες , όταν με αυτό το άρθρο είναι 
εκτεθειμένοι σε συνεχείς μεταθέσεις ανά την χώρα , όπου θα αναγκάζονται να διαγράφονται από την ένωση 
που ανήκουν. Πρέπει να τροποποιηθεί άμεσα αυτό το άρθρο.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:11   

Με την συγκεκριμένη τροποποίηση του άρθρου 30Γ φιμώνεται και εν τέλει επιχειρείται η κατάργηση των 
Ενώσεων, των Ομοσπονδιών και γενικά της θεσμικής εκπροσώπησης.

Άρα το συγκεκριμένο άρθρο να αποσυρθεί…..

Να προχωρήσετε μόνο στην κατάργηση των πολλών Ομοσπονδίων, διότι το στράτευμα πρέπει να μείνει 
ενωμένο και αδιαίρετο. Χωρίς κομματικές ταμπέλες και προστασία των εκλεγμένων, ώστε να μην μπορεί κανείς
να τους πιέσει ή να τους εκβιάσει. Άλλωστε προβλέψεις για παραπτώματα των εκλεγμένων προβλέπονται….

Άρα μια Ομοσπονδία, όπως ήταν στην αρχή ο νόμος και να προχωρήσει να λειτουργεί σε συνεργασία με την 
Πολιτική και Στρατιωτική Ηγεσία ώστε να λύνονται τα προβλήματα, όπως γίνεται και στα σώματα 
ασφαλείας…..

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:00   

την συγκεκριμένη τροποποίηση του άρθρου 30Γ φιμώνεται και εν τέλει επιχειρείται η κατάργηση των Ενώσεων,
των Ομοσπονδιών και γενικά της θεσμικής εκπροσώπησης. Έχουμε έναν τρόπο, όπως όλοι οι εργαζόμενοι της 
Χώρας, να εκφράζουμε τα προβλήματά μας μέσω ενός θεσμικού οργάνου και θα πρέπει να στηρίζετε από όλους
ως συνταγματικό δικαίωμα.Άμεση απόσυρση του άρθρου και συζήτηση για τυχόν τροποποιήσεις με τα θεσμικά 
όργανα των Ομοσπονδιών. Για κάτι που αφορά την λειτουργία τους οφείλεται να συζητήσετε μαζί τους.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

Με την τροποποίηση του άρθρου 30Γ τελειώνει η εκπροσώπηση των εν ενεργέια στρατιωτικών. Σκοπός του 
νομοσχεδίου είναι να λύνει και όχι να δημιουργεί νέα προβλήματα

 17 Δεκεμβρίου 2022, 09:56   
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Το άρθρο είναι απόλυτα συνυφασμένο με τις επιταγές του στρατεύματος, το οποίο έχει δομή, ιεράρχηση, 
στόχους και σκοπό. Λειτουργεί αξιοκρατικά και προφανώς είναι μόνο προς τη σωστή κατεύθυνση. 
Συγχαρητήρια σε όλους όσους συνέβαλαν γι αυτό. Άξιοι!!!

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:43   

Με την τροποποίηση του άρθρου 30Γ Παρ.7 που θέλετε να προωθήσετε, μπαίνει η ταφόπλακα στις κατά τόπους
Πρωτοβάθμιες Ενώσεις, που με τόσο κόπο και αγώνες όλων αυτών των χρόνων δημιουργήθηκαν για την 
εκπροσώπηση τους, ώστε να έχουν λόγο και βήμα, επάνω στα εργασιακά δικαιώματα πάσης φύσεως όλων των
στρατιωτικών. Τουλάχιστον αν υπάρχει η «υποχρέωση» να αλλαχθεί ο ήδη υπάρχων Νόμος, τότε ας δωθεί το 
δικαίωμα ώστε να παραμένουν στον τόπο που ήδη υπηρετούν τα μέλη του Δ.Σ. των Πρωτοβάθμιων Ενώσεων 
(όπως ίσχυε και πιο παλιά άλλωστε), διότι πολύ εύκολα όποιος ασχολείται με τα κοινά θα μπορεί να 
«κυνηγηθεί» και στο τέλος δεν θα θέλει κανείς να ρισκάρει να στοχοποιηθεί.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:45   

Μην προσπαθείτε να φιμώσετε τις ενώσεις και ομοσπονδίες των στρατιωτικών ώστε να μην ακούγονται τα 
προβλήματά τους. Προσπαθήστε να λύσετε προβλήματα όχι να δημιουργήσετε καινούρια.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

Με την συγκεκριμένη τροποποίηση του άρθρου 30Γ φιμώνεται και εν τέλει επιχειρείται η κατάργηση των 
Ενώσεων, των Ομοσπονδιών και γενικά της θεσμικής εκπροσώπησης. Έχουμε έναν τρόπο, όπως όλοι οι 
εργαζόμενοι της Χώρας, να εκφράζουμε τα προβλήματά μας μέσω ενός θεσμικού οργάνου και θα πρέπει να 
στηρίζετε από όλους ως συνταγματικό δικαίωμα.

Άμεση απόσυρση του άρθρου και συζήτηση για τυχόν τροποποιήσεις με τα θεσμικά όργανα των Ομοσπονδιών. 
Για κάτι που αφορά την λειτουργία τους οφείλεται να συζητήσετε μαζί τους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 16:43   

Με την παρούσα τροποποίηση καταργείται το άρθρο 17, το οποίο παρόλο που ισχύει από 3/5/2019, δεν έχει 
εφαρμοστεί στα συμβούλια μεταθέσεων του 2019, 2020, 2021 και 2022. Σκοπός της ύπαρξης παρατηρητή στα 
συμβούλια μεταθέσεων είναι η εξασφάλιση της διαφάνειας και τήρησης των προβλεπόμενων διαδικασιών. Η 
αγνόηση του άρθρου για 4 έτη και η εν συνεχεία κατάργησή του δεν αποτελεί μέριμνα υπέρ του προσωπικού 
(όπως χαρακτηρίζεται ο παρών νόμος), δεν δίνεται εξήγηση για την κατάργησή του και δεν εξασφαλίζεται το 
αδιάληπτο των διαδικασιών. Προτείνεται η μη κατάργηση και επιτέλους εφαρμογή του άρθρου.

 15 Δεκεμβρίου 2022, 23:16   Παναγιώτης Μπλάνος
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Προτείνεται η κατάργηση του άρθρου 30Γ του ν. 1264/1982 (Α΄ 79), δηλαδή η κατάργηση του συνδικαλισμού 
στις Ένοπλες Δυνάμεις (ΕΔ), καθόσον ο συνδικαλισμός στις Ένοπλες Δυνάμεις, ως πρακτική και ως νοοτροπία:
(1) αποτελεί «ξένο σώμα», δάνειο από ημεδαπούς κοινωνικούς χώρους με εμπειρία παρακμιακών φαινομένων, 
(2) θίγει το θεμέλιο της λειτουργίας των ΕΔ, που είναι η πειθαρχία, (3) καλλιεργεί νοοτροπία ‘κακομοίρη 
μικροαστού’, μακριά από την ελληνική λεβεντιά και το φρόνημα που πρέπει να διέπει το στρατιωτικό, (4) 
επιδεινώνει το ήδη κλιμακούμενο ζήτημα υποστελέχωσης των ΕΔ (με τις συνδικαλιστικές άδειες, τη μειωμένη 
δέσμευση, τις εξωυπηρεσιακές δραστηριότητες που συνεπάγεται), (5) προσθέτει δυσανάλογο 
επιτελικό/διοικητικό φόρτο με τη διαχείριση/διεκπεραίωση πολλών εγγράφων/παραπόνων/υποθέσεων, που 
συχνά ενσωματώνονται αυτούσια σε κοινοβουλευτικούς ελέγχους/δημοσιεύματα, χωρίς ουσιαστικό 
αποτέλεσμα, σε εποχές κρίσιμης υποστελέχωσης στα επιτελεία/εμπλεκόμενες υπηρεσίες, (6) υπονομεύει την 
ενότητα του στρατεύματος με τη δυνατότητα να λειτουργούν περισσότερες τις μίας δευτεροβάθμιες 
οργανώσεις, (7) ελέγχεται ως προς τον απολογισμό της αποτελεσματικότητάς του, (8) ελέγχεται ως προς το 
πόσο ελκυστικός έχει υπάρξει, καθόσον ουδείς γνωρίζει πόσοι τελικά τυγχάνουν οι συνδικαλισμένοι 
στρατιωτικοί, (9) καλλιεργεί φιλαυτία, τάση προβολής, τάση κριτικής, φατριασμό και μεμψιμοιρία, σε εποχές 
που αυτά τα σηπικά φαινόμενα πολλαπλασιάζονται από τον ψηφιακό κανιβαλισμό των μέσων κοινωνικής 
δικτύωσης.

Άρθρο 73

 27 Δεκεμβρίου 2022, 23:16   

ΤΟΝ ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟ ΤΟΥ 1943 ΑΠΟΦΟΙΤΗΣΑΝ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΗ ΒΑΣΗ ΤΟΥ RANDOLPH ΟΙ ΠΡΩΤΕΣ 39 
ΓΥΝΑΙΚΕΣ ΙΠΤΑΜΕΝΕΣ ΝΟΣΗΛΕΥΤΡΙΕΣ, ΣΤΙΣ ΟΠΟΙΕΣ ΔΟΘΗΚΕ ΒΑΘΜΟΣ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥ ΓΙΑ ΝΑ ΤΥΧΟΥΝ 
ΕΥΝΟΙΚΟΤΕΡΗΣ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΣΕ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΑΙΧΜΑΛΩΣΙΑΣ ΤΟΥΣ ΑΠΟ ΤΟΝ ΕΧΘΡΟ. ΤΟ 1946 ΟΙ ΕΛΛΗΝΕΣ 
ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ, ΣΕ ΜΙΑ ΠΑΡΟΙΜΙΩΔΗ ΕΠΙΔΕΙΞΗ ΠΙΘΗΚΙΣΜΟΥ, ΙΔΡΥΣΑΝ ΤΗΝ ΣΧΟΛΗ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ. 
ΧΩΡΙΣ ΝΑ ΘΕΛΩ ΝΑ ΥΠΟΤΙΜΗΣΩ ΤΗΝ ΕΠΙΣΤΗΜΗ ΤΗΣ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ, Η ΙΑΤΡΙΚΗ ΩΣ ΑΝΩΤΕΡΗ ΕΠΙΣΤΗΜΗ, 
ΛΟΓΙΚΟ ΕΙΝΑΙ ΝΑ ΠΑΡΑΓΕΙ ΙΑΤΡΟΥΣ ΜΕ ΒΑΘΜΟ ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥ. ΕΙΝΑΙ ΟΜΩΣ ΕΠΙΕΙΚΩΣ ΠΑΡΑΛΟΓΟ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ 
ΤΗΣ ΚΡΙΣΗΣ, ΝΑ ΒΓΑΖΕΙΣ ΝΟΣΗΛΕΥΤΕΣ ΜΕ ΒΑΘΜΟ (ΚΑΙ ΜΙΣΘΟ) ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥ. Η ΣΑΝ ΝΑ ΚΑΤΑΡΓΗΘΕΙ ΚΑΙ ΣΤΗΝ 
ΘΕΣΗ ΤΗΣ ΝΑ ΙΔΡΥΘΕΙ ΣΧΟΛΗ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ (ΟΠΩΣ Η ΣΜΥ).

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

Προτείνεται να καταργηθεί τελείως το Άρθρο, καθώς η συγκεκριμένη Σχολή έχει ιδρυθεί από το 1947. Δεν 
υφίσταται κανένας λόγος ειδικής μνείας των εισακτέων (άρρενων και θηλέων) ή όποια άλλη διευκρίνιση επί της
ιστορίας της. Διαθέτει ιστοσελίδα, ανήκει στα ΑΣΕΙ, και μαζί με την ΣΣΑΣ είναι οι μοναδικές Διακλαδικές Σχολές 
υπαγόμενες διοικητικά στο ΓΕΕΘΑ.

Άρθρο 74

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:07   

Καθώς σύμφωνα με την υφιστάμενη νομοθεσία έστω και για μία ώρα διδασκαλίας τον μήνα προβλέπεται 30 % 
περικοπή της αντίστοιχης μηνιαίας μικτής σύνταξης, αδυνατώ να κατανοήσω ποιός συνταξιούχος εργάζεται ως 
ωρομίσθιος … κάτι εδώ δεν είναι σύννομο και πιθανόν να εκτεθεί το Υπουργείο …

 

Άρθρο 75

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:50   
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Κύριε Υπουργέ,

Το θέμα που θα σχολιάσω δεν είναι σχετικό με τη στελέχωση αλλά με την επαναλειτουργία του Πολεμικού 
Μουσέιου παραρτήματος Χανίων.
Στις 22 Ιουλίου του 2018 ξέσπασε πυρκαϊά στο παράρτημα του Πολεμικού Μουσείου στα Χανιά και κατέστρεψε 
το κτίριο ολοσχερώς, αφού προηγουμένως είχε κλείσει.Κτίριο του 1870, τμήμα του Ιταλικού Στρατώνα, ένα 
κόσμημα για τα Χανιά καθώς βρισκόταν στην είσοδο της πόλεως.

Ήθελα να σκεφτέιτε το ενδεχόμενο να επισκευαστεί ή να μετεστεγαστεί το Παράτημα των Χανίων, που παρ’ 
όλα αυτά, εμφανίζεται στις μεταθέσεις ως επιλογή.
Με την επαναλειτουργία του, θα αποκαταστούνταν το κύρος μιας υπηρεσίας 47 ετών, υπηρεσίας-ορόσημο για 
την πόλη των Χανίων.

Όσον αφορά στην στελέχωσή των μουσείων θα έπρεπε να επιλέγεται προσωπικό που έχει αποφοιτήσει από 
σχετικά πανεπιστημιακά ιδρύματα.

Να έχετε ένα Ευτυχισμένο 2023.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:38   

Να συστηθούν στο Πολεμικό Μουσείο επιπρόσθετα οι παρακάτω θέσεις:

– 2 θέσεις διαχειριστών υλικού και κειμηλίων
– 1 θέση με γνώσεις μουσειολογίας.
– 2 θέσεις βιβλιοθηκονόμου

 23 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

Σε καμια περίπτωση οπλίτες θητείας ως βοηθητικό προσωπικό. Καμια απόσπαση. Ακόμα και οι εν ενέργεια 
στρατιωτικοί δεν θα πρέπει να παίρνουν μακρόχρονες αποσπάσεις σε τέτοια υπηρεσίες. Πρέπει να υπάρχουν 
κριτήρια.
Αξιοποίηση εφέδρων αξιωματικών με πτυχία συναφή της επιστήμης της Ιστορίας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:12   

Σχετικά με την παρ. 4
«4.Τα παραρτήματα του Πολεμικού Μουσείου στελεχώνονται από εν ενεργεία αξιωματικούς.»

Γιατί πρέπει να υπο-απασχολούνται εν ενεργεία στελέχη στα παραρτήματα το Πολεμικού Μουσείου;
Με την τοποθέτηση σε αυτά απόστρατων είναι δυνατό να γίνει πιο ορθολογική αξιοποίηση των εν ενεργεία 
στελεχών.

Να διαγραφεί ή να προστεθούν επιπλέον κατηγορίες όπως Πολιτικό προσωπικό και απόστρατοι.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:53   

Οι εν λόγω θέσεις να προκηρύσσονται μέσω των Ενώσεων Αποστράτων ή/και μέσω του Υπουργείου.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:05   

ΝΑ ΑΠΑΓΟΡΕΥΤΕΙ ΟΡΙΣΤΙΚΑ ΚΑΙ ΑΜΕΤΑΚΛΗΤΑ Η ΑΠΟΣΠΑΣΗ/ΔΙΑΘΕΣΗ ΣΤΑ ΠΟΛΕΜΙΚΑ ΜΟΥΣΕΙΑ ΟΠΛΙΤΩΝ 
ΘΗΤΕΙΑΣ ΑΛΛΑ ΑΥΤΟΙ ΝΑ ΥΠΗΡΕΤΟΥΝ ΣΕ ΜΟΝΑΔΕΣ ΕΚΣΤΡΑΤΕΙΑΣ. Η ΚΑΛΥΨΗ ΣΕ ΧΑΜΗΛΟΒΑΘΜΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΝΑ
ΓΙΝΕΤΑΙ ΑΠΟ ΕΠΟΠ ΟΠΛΩΝ (ΚΑΙ ΟΧΙ ΣΩΜΑΤΩΝ) ΑΡΚΕΙ ΝΑ ΕΧΟΥΝ ΣΥΜΠΛΗΡΩΣΕΙ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ 15 ΕΤΗ ΣΕ 
ΜΟΝΑΔΕΣ ΕΚΣΤΡΑΤΕΙΑΣ, ΣΤΗΝ ΠΑΡΑΜΕΘΟΡΙΟ.
ΓΕΝΙΚΑ ΝΑ ΑΠΑΓΟΡΕΥΤΕΙ Η ΥΠΗΡΕΤΗΣΗ ΟΠΛΙΤΩΝ ΘΗΤΕΙΑΣ ΣΕ «LIGHT» ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΟΠΩΣ 
ΣΝ,ΤΔ,ΤΑΓΜΑΤΑ/ΜΟΙΡΕΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΚΤΛ…
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 09:10   

Στη θέση του Διευθυντή να τοποθετείται ιστορικός-αρχαιολόγος . Υπάρχουν έφεδροι αξιωματικοί με πτυχία και 
μεταπτυχιακά.

 

Άρθρο 76

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:37   

Το άρθρο αυτό παρότι αναφέρεται μόνο στην αλλαγή ονομασίας των (κατώτερων) Σχολών Πολέμου, θα 
μπορούσε να αποτελέσει αφορμή για να περιληφθεί η δυνατότητα όλων των Σχολών (ΣΠΑ, ΑΔΙΣΠΟ, ΣΕΘΑ) να 
απονέμουν και μεταπτυχιακούς τίτλους. Έτσι ανά περίπτωση η κάθε Σχολή θα μπορούσε να απονείμει τους εξής
τίτλους:
α. Οι ΣΠΣΞ-ΣΠΠΝ-ΣΠΠΑ: Postgraduate Diplomas ή Postgraduate certificates (σε 6 μήνες) σε συνεργασία με 
Επιτελεία και τα αντίστοιχα ΑΣΕΙ για των καθορισμό των πεδίων και αντικειμένων μελέτης και διατριβής των 
σπουδαστών.
β. Οι ΑΔΙΣΠΟ και η ΣΕΘΑ: Masters (1-2 χρόνια) ή PhD(σε 3-5 χρόνια) σε συνεργασία με όλα τα Πανεπιστήμια 
εσωτερικού (αλλά και ορισμένα του εξωτερικού) καθώς και με όλα τα ΑΣΕΙ.
γ. Ειδικά για τα Masters και τα PhD που διαρκούν πάνω από τον χρόνο φοίτησης, προτείνεται να υπάρχει η 
δυνατότητα έναρξης – ανάθεσής του κατά τη διάρκεια της φοίτησης και ολοκλήρωσης μετά την αποφοίτηση, 
υπό την εποπτεία της ΑΔΙΣΠΟ.
δ. Η φοίτηση στις (κατώτερες) Σχολές Πολέμου όπως και στην ΑΔΙΣΠΟ να είναι προαιρετική, να δηλώνονται οι 
επιθυμίες φοίτησης κατόπιν προκηρύξεως των θέσεων και η επιτυχής αποφοίτηση να αποτελεί απαραίτητο 
προσόν για να προαχθεί ένας Αξιωματικός σε ανώτερο (Ταγματάρχης, Πλωτάρχης Επισμηναγός) ή σε Ανώτατο 
(Ταξίαρχος, Αρχιπλοίαρχος) αντιστοίχως.

Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 27 Δεκεμβρίου 2022, 22:42   

Έτσι ονομάζονταν οι σχολές αυτές πριν από 25-30 χρόνια. Μετά αλλάξαν όνομα, ξανα-αλλάξαν, και τώρα θα 
αλλάξουν πάλι. Το αποτέλεσμα είναι ανούσιο. Εφόσον δεν συνδέονται πραγματικά με κάτι ουσιώδες, απλά 
είναι μάταιο. Προτείνεται να υπάρχει για όλα τα στελέχη που αποφοιτούν από τις σχολές αυτές ειδική και 
μεγάλη έκπτωση σε μεταπτυχιακές σπουδές στα ΑΕΙ του εσωτερικού, σε θεματολόγιο που άπτεται των ΕΔ, και 
στους πρωτεύσαντες επιπλέον διακριτικό στην στολή και φοίτηση στην ανώτερη σχολή πολέμου άνευ 
εξετάσεων ως ηθική αμοιβή.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

Κάθε 4 χρόνια αλλάζετε το όνομα στις σχολές, έχει κάποιο νόημα;

 17 Δεκεμβρίου 2022, 21:42   

Άρθρο 25
Μετονομασία Σχολών Πολέμου

Αντί μόνο να μετονομαστούν, καλό θα ήταν η αναγνώριση των πτυχίων τους ως ΜΕΤΑΠΤΥΧΙΑΚΩΝ ΤΙΤΛΩΝ και η 
ακαδημαϊκή τους σύνδεση με τις σχολές ΣΣΕ, ΣΝΔ, ΣΙ, των οποίων να αποτελούν τους μεταπτυχιακούς 
βραχίονες.
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Άρθρο 77

 29 Δεκεμβρίου 2022, 01:02   

Αυτή η απλή διάταξη για τη σύσταση μίας νομοπαρασκευαστικής επιτροπής θα μπορούσε εύκολα να έχει τεθεί 
σε ένα οποιοδήποτε νομοσχέδιο του Υπουργείου Άμυνας ή άλλου Υπουργείου, εδώ και τρία έτη που αναμένεται
η συμμορφωση του κοινού νομοθέτη με τις επιταγές του αρθ. 96 παρ. 5 του Συνταγματος και ενώ έχουν γίνει 
ήδη τρεις σχετικές ερωτήσεις στο πλαίσιο του κοινοβουλευτικού ελέγχου.

Τωρα, έστω και καθυστερημένα, για να μην επιφέρει η σύσταση της εν λόγω επιτροπής περισσότερη 
χρονοτριβή και καθυστέρηση, εφόσον υπάρχει γνήσια και ειλικρινής πολιτική βούληση και διακομματική 
συναίνεση για την επίλυση των θεσμικών προβλημάτων της στρατιωτικής δικαιοσύνης, πρέπει να προβλέπεται 
ευέλικτη επιτροπή ολιγομελούς συνθέσεως και να τεθεί απώτατο χρονικό όριο ολοκλήρωσης των εργασιών 
της.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   

Συμφωνώ απόλυτα με τις εύστοχες αντιρρήσεις της Ένωσης Δικαστικών Λειτουργών Στρατιωτικής Δικαιοσύνης.
Ελλείπει η μνεία στο άρθρο 96 παρ.5 Σ, αναγκαία η συμπερίληψη του ΣΠΚ στο αντικείμενο της 
νομοπαρασκευαστικής επιτροπής, καθόσον μία ετεροχρονισμένη εναρμόνιση των οικείων διατάξεων του ΣΠΚ 
καθυστερεί έτι περισσότερο την υλοποίηση της προβλεπόμενης στο άρθρο 96 παρ.5 Σ συνταγματικής επιταγής 
που παράλληλα συνάδει με το υπερνομοθετικής ισχύος δικαίωμα δίκαιης δίκης άρθρου 6 ΕΣΔΑ που επιβάλλει 
κάθε πρόσωπο να δικάζεται από ανεξάρτητο και αμερόληπτο δικαστήριο

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:39   

Συμφωνώ απόλυτα με τις εύστοχες αντιρρήσεις της Ένωσης Δικαστικών Λειτουργών Στρατιωτικής Δικαιοσύνης.
Ελλείπει η μνεία στο άρθρο 96 παρ.5 Σ, αναγκαία η συμπερίληψη του ΣΠΚ στο αντικείμενο της 
νομοπαρασκευαστικής επιτροπής, καθόσον μία ετεροχρονισμένη εναρμόνιση των οικείων διατάξεων του ΣΠΚ 
καθυστερεί έτι περισσότερο την υλοποίηση της προβλεπόμενης στο άρθρο 96 παρ.5 Σ συνταγματικής επιταγής 
που παράλληλα συνάδει με το υπερνομοθετικής ισχύος δικαίωμα δίκαιης δίκης άρθρου 6 ΕΣΔΑ που επιβάλλει 
κάθε πρόσωπο να δικάζεται από ανεξάρτητο και αμερόληπτο δικαστήριο

 25 Δεκεμβρίου 2022, 19:56   

η αρχικη συζητηση πρεπει να αφορα στην καταργηση της στεατιωτικης ιδιοτητας, εαν καταργηθει αυτη ολα θα 
παρουν τη σειρα τους. θεωρω οτι κατα πλειοψηφια θα επρεπε να συμμετεχουν δικαστες της στρατιωτικης 
δικαιοσυνης.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 00:12   

Προσυπογράφω κι εγώ με τη σειρά μου το εύστοχο σχόλιο του συναδέλφου Αχιλλέα Μπαλατσού.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 19:56   

Προσυπογράφω το σχόλιο της Ένωσης Δικαστικών Λειτουργών Στρατιωτικής Δικαιοσύνης με την εξής 
προσθήκη: Δεν γίνεται καμία αναφορά στο σώμα της διάταξης (και είναι άγνωστο αν υπάρχει στην σχετική 
αιτιολογική έκθεση) του άρθρου 96 παρ.5 του Συντάγματος, γεγονός απαραίτητο προκειμένου να οριοθετηθεί 
το αντικείμενο της νομοπαρασκευαστικής επιτροπής και να προκύψει ένας Κώδικας αντίστοιχος του Κώδικα 
Οργανισμού Δικαστηρίων και Κατάστασης Δικαστικών Λειτουργών (Ν.4938/22).
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:18    

 «Σχολιάζοντας το περιεχόμενο του υπόψη άρθρου, η Ένωση Δικαστικών Λειτουργών Στρατιωτικής Δικαιοσύνης
σημειώνει τα ακόλουθα:
Α) Η πρόβλεψη για τόσο μεγάλο αριθμό μελών της σχετικής επιτροπής δημιουργεί εύλογους προβληματισμούς 
για τη λειτουργικότητά της: Όσο λιγότερα θα είναι τα μέλη της, τόσο ταχύτερα και αποτελεσματικότερα θα 
δύναται η επιτροπή να ολοκληρώσει τις εργασίες της. Σημειώνεται ότι η αντίστοιχη επιτροπή, που συνέταξε τον
υπό αναμόρφωση Κώδικα Δικαστικού Σώματος Ενόπλων Δυνάμεων (ν. 2304/95) ήταν επταμελής. Περαιτέρω, η 
μη πρόβλεψη στο επίμαχο άρθρο απώτατου χρονικού ορίου ολοκλήρωσης των εργασιών της επιτροπής, 
ελέγχεται ως λίαν προβληματική, δεδομένου ότι μπορεί κάλλιστα να αποτελέσει μια «δικαιολογία» της 
πολιτείας για καθυστέρηση επί μακρόν της, ήδη χρονίζουσας, παράλειψης της τελευταίας να εκδώσει τον 
εκτελεστικό του Αναθεωρημένου άρθρου 96 παρ. 5 του Συντάγματος νόμου. Κρίνουμε ως απαραίτητη την 
προσθήκη τέτοιου χρονικού ορίου στο νόμο και όχι τη ρύθμιση του εν λόγω ζητήματος μεταγενέστερα με 
σχετικές ΚΥΑ. Άλλωστε, το αντικείμενο των εργασιών της έχει εν πολλοίς οριοθετηθεί από την ίδια τη 
συνταγματική διάταξη του άρθρου 96 παρ. 5 του Συντάγματος, ενώ η πρόσφατη ψήφιση του αναθεωρημένου 
Κώδικα Οργάνωσης Δικαστηρίων (ν. 4938/22) δημιουργεί μια πρόσφορη δεξαμενή διατάξεων, τόσο για ευθεία 
εφαρμογή, όσο και για παρεμφερείς ρυθμίσεις. Αναφορικά με την έκδοση της απαραίτητης ΚΥΑ σημειώνουμε 
ότι, ενόψει της ανεκπλήρωτης επί 3 και πλέον έτη συνταγματικής επιταγής, η έκδοσή της πρέπει να 
προχωρήσει ΑΜΕΣΑ.
Β) Το άρθρο αναφέρεται μόνον σε αναμόρφωση εν γένει διατάξεων του ν. 2304/1995, αφήνοντας εκτός του 
ρυθμιστικού πλαισίου του έργου της επιτροπής συγκεκριμένο πλέγμα διατάξεων του Στρατιωτικού Ποινικού 
Κώδικα (και δη ορισμένων εκ των δικονομικών διατάξεων, όπως για παράδειγμα ρυθμίσεων των άρθρων 178, 
179, 180 αυτού αναφορικά με τις συνθέσεις των στρατιωτικών δικαστηρίων και την αποσύνδεση του βαθμού 
του Προέδρου από τον βαθμό του κατηγορουμένου), οι οποίες συνδέονται άρρηκτα με τον υπό αναμόρφωση 
ΚΔΣΕΔ, που χωρίς την ταυτόχρονη τροποποίηση ή/και κατάργησή τους θα καθίστανται αυτομάτως 
αντισυνταγματικές, ως αντιβαίνουσες στο Αναθεωρημένο άρθρο 96 παρ. 5 του Συντάγματος και σε όσα άρθρα 
αυτό παραπέμπει. Επομένως, είναι αδιανόητο να μείνει εκτός βεληνεκούς ενασχόλησης της υπό σύσταση 
επιτροπής ο ΣΠΚ. Επισημαίνεται ότι επειδή ακριβώς δεν πρόκειται για διαμόρφωση νέου Κώδικα (ήτοι νέου 
ΣΠΚ), δηλ. για εκτεταμένη και εκ βάθρων αναμόρφωσή του, αλλά για τροποποίηση ή/και κατάργηση 
ορισμένων μόνον εκ των διατάξεών του, δεν είναι αναγκαίο να τηρηθεί η προβλεπόμενη εκ του άρθρου 76 παρ.
6 του Συντάγματος προβλεπόμενη διαδικασία. Συνακόλουθα, είναι εφικτή και συνάμα αναγκαία η συμπερίληψη
στο υπόψη άρθρο ρητώς ως έργο της επιτροπής και η ενασχόλησή της με τον ΣΠΚ.
Γ) Η πρόβλεψη για συμμετοχή σ’ αυτή δικηγόρων με εξειδίκευση σε θέματα ποινικής δικονομίας μοιάζει 
ακατανόητη, καθώς η σύνδεση της απαιτούμενης ειδίκευσης με το αντικείμενο/πεδίο εργασιών της επιτροπής 
δεν είναι ευχερώς ορατή. Επιπλέον, δεν υφίσταται ιδιότητα δικηγόρου «με ειδίκευση σε θέματα ποινικής 
δικονομίας». Το μόνο που θα μπορούσε να φανταστεί κανείς εν προκειμένω είναι η σύμπτωση δικηγορικής και 
πανεπιστημιακής ιδιότητας στο αυτό πρόσωπο/μέλος, οπότε θα έπρεπε ο νόμος να μιλάει για συμμετοχή 
μέλους/μελών εκ του Διδακτικού Προσωπικού του Τομέα Ποινικών Δικονομικών Επιστημών εκλεγμένου/ων και 
υπηρετούντος/ντων σε κάποια εκ των τριών Νομικών Σχολών της χώρας, πρόβλεψη όμως που ήδη υπάρχει 
στην παρ. 2 του σχετικού άρθρου. Και πάλι όμως τονίζεται ότι το αντικείμενο ενασχόλησης της 
νομοπαρασκευαστικής επιτροπής δεν είναι αμιγώς ποινικοδικονομικό.
Δ) Η Ένωση Δικαστικών Λειτουργών του Δικαστικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων, διαφυλάττοντας το 
κύρος των μελών της και κατ’ επέκταση της ίδιας της Στρατιωτικής Δικαιοσύνης, αναπόσπαστο και ζωτικό 
στοιχείο της οποίας συνιστούν τα μέλη της, όχι απλά προκρίνει ως απαραίτητη, αλλά αιτείται μετ’ επιτάσεως τη
συμμετοχή ενός μέλους της στην υπό σύσταση επιτροπή, η οποία θα διαμορφώσει επιτέλους το περιεχόμενο 
του προβλεπόμενου από το άρθρο 96 παρ. 5 του Συντάγματος εκτελεστικού νόμου, ώστε οι αλλαγές που θα 
προκύψουν να έχουν ως βάση (και) τη δικαστηριακή/υπηρεσιακή εμπειρία των ίδιων των Στρατιωτικών 
Δικαστών. Δεν είναι νοητό να διαμορφώνονται τα θεσμικά κείμενα που θα αφορούν στη λειτουργία της 
Στρατιωτικής Δικαιοσύνης για εμάς χωρίς (και) εμάς. Αυτονόητο θεωρούμε ότι, πάντως, θα πρέπει να 
περιλαμβάνεται στην υπό σύσταση επιτροπή και έτερος Δικαστικός Λειτουργός της Στρατιωτικής Δικαιοσύνης, 
ανεξαρτήτως από το εάν αυτός είναι μέλος της Ενώσεώς μας ή όχι. Η παρούσα ρύθμιση ως προς τη συμμετοχή 
Δικαστών στην επιτροπή, δια της ρητής παραπομπής της στον Κώδικα Οργάνωσης Δικαστηρίων (ν. 4938/22), 
δημιουργεί την αίσθηση ότι ερμηνευτικά (εξ αντιδιαστολής) αποκλείει σ’ αυτήν τη συμμετοχή Δικαστικών 
Λειτουργών της Στρατιωτικής Δικαιοσύνης, γεγονός, κατά τα προαναφερόμενα, ανεπίτρεπτο».

Το Διοικητικό Συμβούλιο:

Γεώργιος Δουβλέκας, Στρατιωτικός Δικαστής Α΄, Πρόεδρος
Παναγιώτα Κλειτσάκη, Στρατιωτικός Δικαστής Γ΄, Αντιπρόεδρος
Μαριάνα Κουδελή, Στρατιωτικός Δικαστής Α΄, Γενική Γραμματέας
Βασιλική Δήμου, Στρατιωτικός Δικαστής Β΄, Ταμίας
Γεώργιος Ευθυμίου, Στρατιωτικός Δικαστής Δ΄, Μέλος
Γεώργιος Λέκκας, Αναθεωρητής Γ΄, Μέλος
Γιαννίκος Παπαδημητρίου, Στρατιωτικός Δικαστής Γ΄, Μέλος
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 13:52   

Ok

Άρθρο 78

 29 Δεκεμβρίου 2022, 19:23   

Επι Παρ 11. Κατάργηση της υποχρεωτικής εισφοράς υπερ ΝΙΜΤΣ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 17:49    

Αναφορικά με την παράγραφο 11:
α. Ιισχύουν οι παρατηρήσεις του Συνδέσμου Αποφοίτων Σχολής Ικάρων που διατυπώθηκαν στο άρθρο 16 του 
παρόντος σχεδίου νόμου, ήτοι κανείς δεν πρέπει να πληρώνει καμία εισφορά πέραν των νόμιμων υγειονομικών
κρατήσεων και όλα τα στελέχη των Ε.Δ. δικαιούνται κατά προτεραιότητα περίθαλψης εφόσον υπάρχει 
πληρότητα στα Κλαδικά Νοσοκομεία τους.
β. Σε περίπτωση απαιτήσεων εισαγωγής για περίθαλψη μεγάλου αριθμού στελεχών, προτεραιότητα πρέπει να 
έχει ο Σ.Ξ.
γ. Ως προς το παράλογο και άδικο των επιπλέον κρατήσεων από τις προβλεπόμενες στον νόμο για υγειονομική 
κάλυψη, να ληφθεί υπόψη ότι ο μεγαλύτερος αριθμός στελεχών των Ε.Δ. (ε.ε. & ε.α.) κατοικεί εκτός Αττικής 
και συνεπώς δεν μπορεί αντικειμενικά να εξυπηρετηθεί σε ικανοποιητικό βαθμό από το ΝΙΜΤΣ.

Ο Πρόεδρος ΔΣ/ΣΑΣΙ/»ΙΚΑΡΟΣ»
Αντιπτέραρχος (Ι) ε.α. Γρηγόριος Πρεζεράκος
Επίτιμος Διοικητής Σχολής Ικάρων

 29 Δεκεμβρίου 2022, 03:18   

Εφόσον αναζητούνται χρήματα από μισθωτούς ή συνταξιούχους πέραν της 20ετίας, θα πρέπει αναλογικά να 
θεσμοθετηθεί η ικανοποίηση οικονομικών απαιτήσεων μισθωτών ή συνταξιούχων έναντι του δημοσίου (πέραν 
της 20ετίας).

Στα πλαίσια αυτά και προς αποκατάσταση αδικιών, θα πρέπει να προστεθεί η παρακάτω ρύθμιση

Στους Ν.Δ. 4219/1961, Ν. 2838/2000, Ν. 3016/2002 και Ν. 3205/2003, στο σχετικό άρθρο περί αναγνώρισης 
του χρόνου σπουδών σε ΑΕΙ ως χρόνου υπηρεσίας, προστίθεται παράγραφος έχουσα ως ακολούθως:
«Η αναγνώριση του χρόνου σπουδών σε ΑΕΙ ως χρόνου υπηρεσίας, θεωρείται ότι πραγματοποιείται μόλις 
καταστεί γνωστό με οποιονδήποτε τρόπο στην υπηρεσία ότι συντρέχουν όλες οι προυποθέσεις όπως κατοχή 
πτυχίου ΑΕΙ, αξιοποίησή του στην εξέλιξη στην υπηρεσία εφόσον ο χρόνος αυτός δεν συμπίπτει με πραγματική 
υπηρεσία. Εάν για οποιονδήποτε λόγο δεν είχε πραγματοποιηθεί η παραπάνω αναγνώριση με την γένεση του 
δικαιώματος, θεωρείται ότι η αναγνώριση πραγματοποιήθηκε μόλις κατέστη γνωστή με οποιονδήποτε τρόπο 
στην υπηρεσία η συνδρομή των σχετικών προυποθέσεων ή με την δημοσίευση του νόμου και χορηγούνται τόσο 
στους εν ενεργεία, όσο και στους εν αποστρατεία, που ήταν κάτοχοι πτυχίων ΑΕΙ όταν ήταν στην υπηρεσία και 
υπέβαλαν από τότε αυτά στην υπηρεσία, όλες οι σχετικές μισθολογικές προαγωγές (προστίθεται ο ελάχιστος 
χρόνος φοίτησης στο ΑΕΙ) και χρονοεπιδόματα (δύο επιπλέον έτη) αναδρομικά από της γενέσεως του 
δικαιώματος, ως παράλειψη της υπηρεσίας, εφαρμογή των αρχών της ισότητας, της ίσης μεταχείρισης, της 
ενιαίας και ισότιμης απόδοσης, της χρηστής διοίκησης και αποκατάσταση της σχετικής αδικίας.»
Η προαναφερόμενη προσθήκη παραγράφου προς αποκατάσταση της αδικίας σε βάρος ελαχίστου αριθμού 
υπαλλήλων από παραλείψεις των οργάνων της υπηρεσίας που καμμιά απολύτως δυσμενή επιρροή ασκεί στον 
κρατικό προυπολογισμό, επιβάλλεται τόσο από το κράτος δικαίου, όσο και από την Κυβέρνηση προς 
αποκατάσταση των αδικιών, αφού οι δικαιούχοι των ελαχίστων αυτών ποσών, θα διαθέσουν αυτά στην 
κατανάλωση διά την επιβίωσή τους και θα χρησιμοποιηθεί ως πολλαπλασιαστής της οικονομίας , μείωσης της 
ανεργίας, αύξησης της απασχολήσεως και αύξησης της ποσοτικής και ποιοτικής παραγωγής προιόντων και 
καλλιτερεύσεως της επιβίωσης (ζωής).
πρέπει να
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 03:11   

Είναι απαράδεκτο να αποδίδονται πόροι του ΜΤΣ σε λογαριασμό του Στρατού ξηράς, την στιγμή που οι μέτοχοι 
της αστυνομίας είναι περισσότεροι από τους στρατιωτικούς που υπερεκπροσωπούνται στο ΔΣ του ΜΤΣ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:25   

Παρ 11. Κατάργηση της εισφοράς υπερ ΝΙΜΤΣ και τήρηση της αρχής της ισονομίας του συντάγματος

Άρθρο 79

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:54   

Προτείνεται με βάση την αρχή της ισότητας και των ίσων ευκαιριών να υπάρξει τροποποίηση του Νόμου του 
1973 και να μπορούν όλες οι ειδικότητες του υγειονομικού να ασκούν ιδιωτικό έργο με αμοιβή χωρίς να 
παρακωλύεται η εργασία τους στο στρατό και όχι μόνο οι γιατροί. Όταν είχε θεσπιστεί ο νόμος αυτός δεν 
υπήρχε άλλη ειδικότητα υγειονομικού. Από το 1973 μέχρι σήμερα έχουν προστεθεί και άλλες.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:52   

Η παράγραφος 3.. «Για την εφαρμογή του άρθρου 29, για όσους κατέστησαν μερισματούχοι από την 1η.1.2017 
και στο εξής, η ισχύς του παρόντος αρχίζει από την ημερομηνία που αυτοί κατέστησαν μερισματούχοι.», να 
αναδιατυπωθει ως εξής:
3. Για την εφαρμογή των άρθρων 29 και 30, για όσους κατέστησαν μερισματούχοι από την 1η.1.2017 και στο 
εξής, η ισχύς του παρόντος και για την καταβολή θετικής διαφοράς αρχίζει από την ημερομηνία που αυτοί 
κατέστησαν μερισματούχοι.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 03:28   

Εφόσον σύμφωνα με την παρ. 6 αναζητούνται χρήματα από τους ασφαλισμένους πέραν της 20ετίας, θα πρέπει 
να θεσμοθετηθεί ανάλογη δυνατότητα ικανοποίησης οικονομικών απαιτήσεων μισθωτών ή συνταξιούχων έναντι
του δημοσίου (πέραν της 20ετίας)

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

προτείνεται μεταβατική ως εξής : Η παρ. 4 του άρθρου 13 του ν. 1848/1989 εφαρμόζεται και για την προαγωγή
των ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων και υπηρετούν μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος»

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:11   

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
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ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. .
Ως εκ τούτου απαιτείται και ρύθμιση για τους ήδη υπηρετούντες ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων 
προκειμένου να εξαιρεθούν από τις ευεργετικές διατάξεις του παρόντος.
Κατόπιν των παραπάνω προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει μεταβατική 
σχετική ρύθμιση όπου θα ορίζεται ότι «Η παρ. 4 του άρθρου 13 του ν. 1848/1989 εφαρμόζεται και για την 
προαγωγή των ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων και υπηρετούν μέχρι την έναρξη ισχύος του 
παρόντος, κατά παρέκκλιση από τα οριζόμενα στην περ. α της παρ. 3 του άρθρου 1 του ν.4494/2017 (Α 165) 
και στην περ. α του άρθρου 39Α του ν.δ 445/1974 (Α 160)»

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:16   

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. .
Ως εκ τούτου απαιτείται και ρύθμιση για τους ήδη υπηρετούντες ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων 
προκειμένου να εξαιρεθούν από τις ευεργετικές διατάξεις του παρόντος.
Κατόπιν των παραπάνω προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει μεταβατική 
σχετική ρύθμιση όπου θα ορίζεται ότι «Η παρ. 4 του άρθρου 13 του ν. 1848/1989 εφαρμόζεται και για την 
προαγωγή των ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων και υπηρετούν μέχρι την έναρξη ισχύος του 
παρόντος, κατά παρέκκλιση από τα οριζόμενα στην περ. α της παρ. 3 του άρθρου 1 του ν.4494/2017 (Α 165) 
και στην περ. α του άρθρου 39Α του ν.δ 445/1974 (Α 160)»

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:48   

Απαιτείται μεταβατική διάταξη για τους ΕΜΘ που υπηρετούν εκτός οργανικών θέσεων και γενικότερα θα πρέπει
να αναδράμει από τη δημοσιεύση του ν. 4609/2019 ως παρακάτω:
«Η παρ. 4 του άρθρου 13 του ν. 1848/1989 εφαρμόζεται και για την προαγωγή των ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός 
οργανικών θέσεων και υπηρετούν μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, κατά παρέκκλιση από τα οριζόμενα 
στην περ. α της παρ. 3 του άρθρου 1 του ν.4494/2017 (Α 165) και στην περ. α του άρθρου 39Α του ν.δ 
445/1974 (Α 160)»

καθώς και :
«Οι διοικητικές πράξεις με τις οποίες στελέχη ΕΜΘ κρίθηκαν Ανθλγοί κατ΄εφαρμογή του άρθρου 4 του ν. 
4609/2019 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις ετών 2019 μέχρι τη δημοσίευση του παρόντος, ανακαλούνται 
από την ημερομηνία έκδοσής τους και τα ως άνω στελέχη ΕΜΘ επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις σύμφωνα 
με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47 του παρόντος. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτικής πράξη, η οποία έχει εκδοθεί
μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.»

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:39   

Απαιτείται και ρύθμιση για τους ήδη υπηρετούντες ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων προκειμένου 
να εξαιρεθούν από τις ευεργετικές διατάξεις του παρόντος.
Κατόπιν των παραπάνω προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει μεταβατική 
σχετική ρύθμιση όπου θα ορίζεται ότι «Η παρ. 4 του άρθρου 13 του ν. 1848/1989 εφαρμόζεται και για την 
προαγωγή των ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων και υπηρετούν μέχρι την έναρξη ισχύος του 
παρόντος, κατά παρέκκλιση από τα οριζόμενα στην περ. α της παρ. 3 του άρθρου 1 του ν.4494/2017 (Α 165) 
και στην περ. α του άρθρου 39Α του ν.δ 445/1974 (Α 160)»
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:50   

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. Ως εκ τούτου όλοι οι κριθέντες ΕΜΘ με τις διατάξεις του ν.4609/2019, που δεν 
ερμηνεύτηκε τελολογικά από τη Διοίκηση, ότι μπορούν να λάβουν καταληκτικό βαθμό Υπλγού και 
αποστρατευτικό βαθμό Λγού, απαιτείται να επανακριθούν λόγω διαπιστωμένης αντίφασης και να λάβουν 
καταληκτικό βαθμό Υπλγού και αποστρατευτικό βαθμό Λγού, κατόπιν ανάκλησης των εσφαλμένων διοικητικών
πράξεων.
Επιπρόσθετα, όπως έχει επισημανθεί σχετικά και στα πρακτικά της επιστημονικής επιτροπής της Βουλής, ο 
νόμος επιβάλλεται να έχει αναδρομική ισχύ όταν η αναδρομικότητα αποτελεί μέσο πραγμάτωσης του 
περιεχόμενου της αρχής της ισότητας στην πράξη, πράγμα που δύναται να συμβαίνει κυρίως όταν συμπληρώνει
ή τροποποιεί προηγούμενη νομοθετική ή κανονιστική ρύθμιση και εντάσσει σε αυτή ή αντιθέτως εξαιρεί από 
αυτή περιπτώσεις οι οποίες βάσει της αρχής της ισότητας, κρίνεται ότι είτε εξαιρέθηκαν από την εφαρμογή είτε
εντάχθηκαν στο πλαίσιο της κατά τρόπο αντισυνταγματικό.
Με δεδομένο ότι η επιλογή του χρόνου εναπόκειται καταρχάς στον νομοθέτη, και η ρύθμιση πρέπει να είναι 
γενική και αντικειμενική προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει με 
μεταβατική ρύθμιση αναδρομική εφαρμογή από την δημοσίευση του ν.4609/2019, όπου ψηφίστηκε άλλωστε 
και η αντιφατική διάταξη που πρέπει να αρθεί. Ως εκ τούτου η μεταβατική διάταξη θα πρέπει ρητώς να ορίζει 
ότι «Οι διοικητικές πράξεις με τις οποίες στελέχη ΕΜΘ κρίθηκαν Ανθλγοί κατ΄εφαρμογή του άρθρου 4 του ν. 
4609/2019 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις ετών 2019 μέχρι τη δημοσίευση του παρόντος, ανακαλούνται 
από την ημερομηνία έκδοσής τους και τα ως άνω στελέχη ΕΜΘ επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις σύμφωνα 
με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47 του παρόντος. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτικής πράξη, η οποία έχει εκδοθεί
μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.»

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:40   

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. .
Ως εκ τούτου απαιτείται και ρύθμιση για τους ήδη υπηρετούντες ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων 
προκειμένου να εξαιρεθούν από τις ευεργετικές διατάξεις του παρόντος.
Κατόπιν των παραπάνω προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει μεταβατική 
σχετική ρύθμιση όπου θα ορίζεται ότι «Η παρ. 4 του άρθρου 13 του ν. 1848/1989 εφαρμόζεται και για την 
προαγωγή των ΕΜΘ που έχουν τεθεί εκτός οργανικών θέσεων και υπηρετούν μέχρι την έναρξη ισχύος του 
παρόντος, κατά παρέκκλιση από τα οριζόμενα στην περ. α της παρ. 3 του άρθρου 1 του ν.4494/2017 (Α 165) 
και στην περ. α του άρθρου 39Α του ν.δ 445/1974 (Α 160)»

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

Με την ανάλυση συνεπειών ρύθμισης του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου, αιτιολογείται ότι η αναγκαιότητα της 
υπό τροποποίησης διάταξης της παρ. 4 και 6 του ν. 1848/1989 (Α 112) με το άρθρο 47 του παρόντος 
νομοσχεδίου και ρητώς αναφέρεται ότι με την υπόψη διάταξη «αίρεται η αντίφαση που προέκυψε με τον ν. 
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4609/2019 (Α’ 67). Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό πλαίσιο ορίζεται ως καταληκτικός βαθμός 
των εθελοντών μακράς θητείας αυτός του Υπολοχαγού χωρίς, ωστόσο, παράλληλη τροποποίηση του 
αντίστοιχου αποστρατευτικού βαθμού, με αποτέλεσμα να έχει δημιουργηθεί ανακολουθία καθώς ο 
καταληκτικός βαθμός των εθελοντών μακράς θητείας συμπίπτει με τον αποστρατευτικό. Με την αξιολογούμενη 
ρύθμιση, ως καταληκτικός βαθμός για τους εθελοντές μακράς θητείας ορίζεται αυτός του Υπολοχαγού και ως 
αποστρατευτικός αυτός του Λοχαγού».
Επομένως το άρθρο 47 του παρόντος νομοσχεδίου αποτελεί νομοτεχνική βελτίωση του ν. 4609/2019 και όχι νέα
νομοθετική ρύθμιση. Ως εκ τούτου όλοι οι κριθέντες ΕΜΘ με τις διατάξεις του ν.4609/2019, που δεν 
ερμηνεύτηκε τελολογικά από τη Διοίκηση, ότι μπορούν να λάβουν καταληκτικό βαθμό Υπλγού και 
αποστρατευτικό βαθμό Λγού, απαιτείται να επανακριθούν λόγω διαπιστωμένης αντίφασης και να λάβουν 
καταληκτικό βαθμό Υπλγού και αποστρατευτικό βαθμό Λγού, κατόπιν ανάκλησης των εσφαλμένων διοικητικών
πράξεων.
Επιπρόσθετα, όπως έχει επισημανθεί σχετικά και στα πρακτικά της επιστημονικής επιτροπής της Βουλής, ο 
νόμος επιβάλλεται να έχει αναδρομική ισχύ όταν η αναδρομικότητα αποτελεί μέσο πραγμάτωσης του 
περιεχόμενου της αρχής της ισότητας στην πράξη, πράγμα που δύναται να συμβαίνει κυρίως όταν συμπληρώνει
ή τροποποιεί προηγούμενη νομοθετική ή κανονιστική ρύθμιση και εντάσσει σε αυτή ή αντιθέτως εξαιρεί από 
αυτή περιπτώσεις οι οποίες βάσει της αρχής της ισότητας, κρίνεται ότι είτε εξαιρέθηκαν από την εφαρμογή είτε
εντάχθηκαν στο πλαίσιο της κατά τρόπο αντισυνταγματικό.
Με δεδομένο ότι η επιλογή του χρόνου εναπόκειται καταρχάς στον νομοθέτη, και η ρύθμιση πρέπει να είναι 
γενική και αντικειμενική προτείνεται η εφαρμογή του άρθρου 47 του παρόντος νομοσχεδίου να έχει με 
μεταβατική ρύθμιση αναδρομική εφαρμογή από την δημοσίευση του ν.4609/2019, όπου ψηφίστηκε άλλωστε 
και η αντιφατική διάταξη που πρέπει να αρθεί. Ως εκ τούτου η μεταβατική διάταξη θα πρέπει ρητώς να ορίζει 
ότι «Οι διοικητικές πράξεις με τις οποίες στελέχη ΕΜΘ κρίθηκαν Ανθλγοί κατ΄εφαρμογή του άρθρου 4 του ν. 
4609/2019 κατά τις τακτικές ή έκτακτες κρίσεις ετών 2019 μέχρι τη δημοσίευση του παρόντος, ανακαλούνται 
από την ημερομηνία έκδοσής τους και τα ως άνω στελέχη ΕΜΘ επανακρίνονται σε έκτακτες κρίσεις σύμφωνα 
με τις ρυθμίσεις του άρθρου 47 του παρόντος. Οποιαδήποτε σχετική διαπιστωτικής πράξη, η οποία έχει εκδοθεί
μέχρι την έναρξη ισχύος του παρόντος, παύει αυτοδίκαια να ισχύει.»

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

Όσον αφορά το άρθρο 48 όπως σε κάθε προκήρυξη του δημοσίου για οποιαδήποτε πρόσληψη είτε αναβάθμιση 
θέσης έτσι και εδώ θα πρέπει να πριμοδοτούνται τυχών διδακτορικοι/ μεταπτυχιακοί τίτλοι , δημοσιεύσεις , 
εκπονήσεις εργασιών , συγγραφές βιβλίων κλπ
Το ανωτέρω ισχύει στους στρατιωτικούς γιατρούς για την λήψη ειδικότητας καθότι πριμοδοτούνται τέτοια 
κριτήρια . Επιπλέον όπως και στους στρατιωτικούς γιατρούς για την λήψη ειδικότητας έτσι και εδώ η αναμονή 
σε έτη στους πίνακες των μη εντασσωμένων θα πρέπει να πριμοδοτείται .

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:31   

ΠΑΡΑΚΑΛΟΎΜΕ Κ ΥΠΟΥΡΓΕ Να συμπεριληφθεί ή τριετία για όσους κατεταγησαν μέχρι και τις 31-12-2000.

Επίσης να δοθεί η δυνατότητα εξαγορας μίας δευτερης πλασματικης πενταετίας μονο για όσους όμως ήταν σε 
μαχιμους σχηματισμούς.

Τελος πρεπει να μπορούν οι γονείς να αναγνωρισουνε τα τέκνα ως συνταξιμα ετη με εξαγορά όπως συμβαίνει 
σε όλο το δημόσιο τομέα όπως πρέπει να αναγνωριστουν τα έτη σπουδών ανεξαρτήτως ειδικοτητας..

 18 Δεκεμβρίου 2022, 17:44   

Προτείνεται να υποχρεωθούν τα ΜΤ να διαμορφώσουν εντός έτους ατομικές/οικογενειακές καρτέλες μετόχων 
[εσόδων και εξόδων]. Πρόσθετα να διαχωρίσουν τον λογαριασμό του ΒΟΕΑ από τα Μερίσμτα.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 07:34  

ΜΠΡΑΒΟ ΣΤΟΝ Κ. ΥΠΟΥΡΓΌ ΓΙΑ ΤΟ ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΟ ΤΩΝ ΕΜΘ..

Ο ΒΑΘΜΌΣ ΤΟΥ ΥΠΛΓΟΥ ΠΡΈΠΕΙ ΝΑ ΔΩΘΕΙ ΑΠΌ ΤΑ 31 ΈΤΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ..
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ΕΠΙΣΗΣ ΠΡΈΠΕΙ ΝΑ ΥΠΆΡΞΕΙ ΜΊΑ ΜΈΡΙΜΝΑ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΤΥΧΙΟΎΧΟΥΣ ΑΕΙ….

 16 Δεκεμβρίου 2022, 20:01    

Θα ήταν συνεπώς δικαιότερο για τα στελέχη που ήδη είναι φοιτητές να προστεθεί παράγραφος στο Άρθρο 79 
«Μεταβατικές διατάξεις», για άρση αυτής της αδικίας. Σε αυτή τη μεταβατική ρύθμιση θα μπορούσε να υπάρξει 
μια ρύθμιση όπου θα εξαιρούνταν οι ήδη φοιτούντες αξιωματικοί δίχως τους συγκεκριμένους περιορισμούς του 
βαθμού του άρθρου 48. Ή θα μπορούσε η ρύθμιση να αναφέρει με σαφήνεια ότι ο συγκεκριμένος θα ισχύσει 
από την ημερομηνία ψήφισής του για όσους αξιωματικούς εγγράφονται στις παραπάνω πανεπιστήμιακές 
σχολές μετά τη δημοσίευσή του.

Άρθρο 80

 27 Δεκεμβρίου 2022, 00:52   

Η απουσία διάθεσης επίλυσης του συνταξιοδοτικού τών Ε.Π.Ο.Π καί ο χλευασμός προς το θεσμό είναι πλέον 
γεγονός. Με τίς τοποθετήσεις σάς στην βουλή κύριε υπουργέ για το πρόβλημα που αντιμετωπίζουν χιλιάδες 
οικογένειες Ελλήνων πολιτών που έχουν προσφέρει στην πατρίδα τα καλύτερα χρόνια της ζωής τους σχεδόν 
κατά πλειοψηφία σε ακριτικές περιοχές τής χώρας έχει αρχίσει και μας προκαλεί αγανάκτηση. Προσπαθούμε 
να κατανοήσουμε γιατί ένα τόσο μεγάλο θέμα δεν μνημονεύεται πουθενά καί διαφημίζεται τόσο πολύ ένα 
νομοσχέδιο που απλά ασχολείται με τους υψηλόβαθμους. Δεν είναι αργά για να δοθεί λύση σάς προτρέπουμε 
να σκύψετε πάνω απο τά προβλήματα των χαμηλόβαθμων στελεχών που δυστυχώς δεν έχουν φωνή.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 18:26   

Καλύτερα να δώσετε την δυνατότητα στους ΕΜΘ και ΕΠ.ΟΠ για εξαγορά δεύτερης μαχιμης πενταετίας την 
εξαγορά τριετίας την αναγνώριση των τέκνων (1,5 έτος έκαστο) αλλά και την αναγνώριση των σπουδών…

Ευχαριστώ

 17 Δεκεμβρίου 2022, 05:18   

Νά καταργηθεί το Νομοθετικό Διάταγμα 445 του 74 (Κεφάλαιο Β Τμήμα 9ο Άρθρο 39)περί αυταπαγγελτης 
αποστρατειας λόγω κατάληψης ορίου ηλικίας. Να δοθεί τό δικαίωμα επιλογής , είτε νά φύγει όποιος επιθυμεί 
στα 50 έτη είτε να παραμείνει στο στράτευμα μέχρι νά θεμελίωση πλήρη δικαίωμα συνταξιοδότησης.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:30   

Νά καταργηθεί ό νόμος τού 74 περί συνταξιοδότησης αυταπαγγελτης αποστρατειας τών ΕΠΟΠ στά 50 έτη.Να 
δοθεί τό δικαίωμα επιλογής , είτε νά φύγει όποιος επιθυμεί στα 50 έτη είτε να παραμείνει στο στράτευμα μέχρι 
νά θεμελίωση πλήρη δικαίωμα συνταξιοδότησης

 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:31   

Καταργήστε άμεσα το νόμου του 74 υπάρχουν άτομα που σε δύο χρόνια καταλαμβάνουν το ηλικιακό όριο των 
50 ετων αλλά δεν κατοχύρωνουν την 25ετη πραγματική συνταξιμη υπηρεσία!!! Για τους υπαξιωματικούς ΕΜΘ 
βρέθηκε λύση και άμεσα για τους υπαξιωματικούς ΕΠΟΠ γιατι??
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 16 Δεκεμβρίου 2022, 19:21   

Καμία μέριμνα για το συνταξιοδοτικό που αφορά το προσωπικό των ΕΔ που προέρχονται από τον θεσμό των 
ΕΠΟΠ. Οι συνάδελφοι που θα συμπληρώσουν το πεντηκοστό έτος της ηλικίας τους σύντομα, θα 
αποστρατεύονται αυτεπάγγελτα λόγω ενός παρωχημένου νόμου του 74′ ο οποίος δεν μνημονευόταν σε καμία 
προκήρυξη πρόσληψης τους

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:30   

Καταργήστε άμεσα το νόμου του 74 υπάρχουν άτομα που σε δύο χρόνια καταλαμβάνουν το ηλικιακό όριο των 
50 ετων αλλά δεν κατοχύρωνουν την 25ετη πραγματική συνταξιμη υπηρεσία!!! Για τους υπαξιωματικούς ΕΜΘ 
βρέθηκε λύση και άμεσα για τους υπαξιωματικούς ΕΠΟΠ γιατι τόση καθυστέρηση;

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:10   

Νά καταργηθεί ό νόμος τού 74 περί συνταξιοδότησης αυταπαγγελτης αποστρατειας τών ΕΠΟΠ στά 50 έτη.Να 
δοθεί τό δικαίωμα επιλογής , είτε νά φύγει όποιος επιθυμεί στα 50 έτη είτε να παραμείνει στο στράτευμα μέχρι 
νά θεμελίωση πλήρη δικαίωμα συνταξιοδότησης

 16 Δεκεμβρίου 2022, 17:58   

Καταργηση του νομου του 74, παρωχημενος, το πνευμα του νομου τοτε ηταν οσοι ειχαν μεινει αρχιλοχιες λογω 
πολλων ποινων να αποστρατευονται στα 50 τους.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 15:55   

Καμία μέριμνα για το συνταξιοδοτικό που αφορά το προσωπικό των ΕΔ που προέρχονται από τον θεσμό των 
ΕΠΟΠ. Οι συνάδελφοι που θα συμπληρώσουν το πεντηκοστό έτος της ηλικίας τους σύντομα, θα 
αποστρατεύονται αυτεπάγγελτα λόγω ενός παρωχημένου νόμου του 74′ ο οποίος δεν μνημονευόταν σε καμία 
προκήρυξη πρόσληψης τους? Αυτό είναι εξαπάτηση από την μεριά του Ελληνικού κράτους προς τους πολίτες 
και δεν θα περάσει έτσι. Θα μιλήσει η δικαιοσύνη στο τέλος, γιατί εξαπατήσατε πλήθος κόσμου για να εργαστεί
στις ένοπλες Δυνάμεις και ενώ γραφατε άλλα στις προκηρύξεις, τώρα εφαρμόζεται αλλά.

Άρθρο 81

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:54

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος.
ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 
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Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ 
και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:45

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:05

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:03

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:31

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:38

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46
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Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:35

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλή δύναμη κ.Υπουργέ και συνεχίστε το 
έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:35 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:10 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβληματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε 
το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.

Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Τι να πει κανείς για στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Είναι πραγματικά λυπηρό.
Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:45 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:00 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:50 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
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να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:35 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:31 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 
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Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:22 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:58 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:45 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:34 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:33 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:30 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
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θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:58 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:37 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:29

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!!!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:17 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:54 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
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έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:35 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:01 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:59 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:45 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 
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Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:25 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Είναι πραγματικά πολύ λυπηρό και ταυτόχρονα μικρόψυχο και ανεπίτρεπτο για το ήθος και τον 
επαγγελματισμό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον ίδιο Υπουργό 
λύνοντας τους προβλήματα ιεραρχίας σήμερα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση , ενώ
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη στον Υπουργό και
στο επιτελείο του ώστε να συνεχίσει απερίσπαστος το έργο του.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:18 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:18 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:59 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:52 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:43 
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Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος.

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:10 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:06 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:26 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:09 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
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έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

2349 

2352



 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
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θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:28

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:23 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος.

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:49 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:18 

Πραγματικα είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον 
κ.Υπουργό, λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν 
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αγανακτηση, ενώ θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη 
κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:44 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:25 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:21 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:54 
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Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:44 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστο!!!
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:38 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ 
και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος..
ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:05 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:04 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
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έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:50 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:27 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:02

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:36 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:20 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
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έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:07 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:56 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ 
και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος..

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:53 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:47 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:32 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:08 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:58 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 
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Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:22 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος!!!

ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:19 

Είναι λυπηρό στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ. Υπουργό, 
λύνοντάς τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ 
θα έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ 
και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος..

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:15 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:48 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:22 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

2361 

2364



 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:00 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος.

ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:46 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.
Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:41 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:43 
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Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετήθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλήματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανάκτηση, ενώ θα έπρεπε 
να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό. Καλή δύναμη κύριε Υπουργέ και συνεχίστε
το έργο σας απερίσπαστος…
ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:55 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Είναι λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυναμεων που ευεργετηθηκαν στο παρελθόν από τον κ.Υπουργό, λύνοντάς
τους προβλημματα ιεραρχίας, τώρα με αντίγραφα μηνυμάτων να εκφράζουν δήθεν αγανακτηση, ενώ θα 
έπρεπε να εύχονται να συνεχιστεί η μέριμνα για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος…

ΑΣΣΥ 1994-2009

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:18 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
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καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:20 

Aρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:18 

29 Δεκεμβρίου 2022, 13:54   Argiris Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:21 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:50 

ΣύνδεσμοςΆρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:26 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:28 

Για πολλοστή φορά διαπιστώνω ότι στο Ν/Σ εμπεριέχονται άρθρα , χωρίς ωστόσο να υπάρχει πρόβλεψη που 
να επιλύει το μείζον ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του Ν.4609/2019, καθώς δεν παράγει δίκαιο 
αποτέλεσμα, εφόσον προδήλως επενεργεί μεροληπτικά υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας στελεχών (Εθελοντών 
του ν.δ. 445/1974 και Εθελοντριών του Ν.705/1977), έναντι των Αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ και παραθέτω ως 
σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η επίμαχη διάταξη έχει τροποποιήσει έμμεσα, κατά τρόπο καταχρηστικό, το ισχύον βαθμολογικό ανάπτυγμα,
ανέτρεψε εκ νέου την υφιστάμενη σειρά αρχαιότητας και ως εκ τούτου την ιεραρχία, συνιστώντας θρυαλλίδα 
αποσυσπείρωσης της συνοχής και της ομοιογένειας των ΕΔ, καθώς είναι απολύτως σαφές ότι ο νομοθέτης, με 
τις διατάξεις του άρθρου 12 του ν.δ. 445/1974 (ΦΕΚ 160 Α΄), έχει προβλέψει ώστε οι μονιμοποιηθέντες 
Εθελοντές και Εθελόντριες να μην προάγονται πριν τη συμπλήρωση του ελαχίστου χρόνου παραμονής του 
αμέσως αρχαιότερού τους, προς αποφυγή ανατροπών και διασάλευσης της αρχαιότητας και της ιεραρχίας στις 
ΕΔ, διότι συνιστά μείζον ζήτημα ηθικής τάξης, εφόσον εξομοιώνονται αυθαίρετα διακριτές μεταξύ τους 
κατηγορίες προσωπικού τόσο ως προς την προέλευση, όσο και ως προς τα τυπικά προσόντα.
2. Κατόπιν των παραπάνω, προτείνεται όπως εισαχθεί στο παρόν Ν/Σ η εξής διάταξη σταδιοδρομικής φύσεως:
« Οι εν ενεργεία αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και 
για τους οποίους ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 
έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134), κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη 
συμπλήρωση του ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του 
ν.2439/1996 και εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για 
τους αξιωματικούς, που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος διότι, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό 
διάστημα (σχεδόν 3,5 έτη) από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ζήτημα αξιοκρατίας και τιμής για τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:59 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
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εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:29 

Για πολλοστή φορά διαπιστώνω ότι στο παρ;oν Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ εμπεριέχονται άρθρα , χωρίς ωστόσο να 
υπάρχει πρόβλεψη που να επιλύει το μείζον ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του Ν.4609/2019, καθώς δεν 
παράγει δίκαιο αποτέλεσμα, εφόσον προδήλως επενεργεί μεροληπτικά υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας 
στελεχών (Εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και Εθελοντριών του Ν.705/1977), έναντι των Αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ
και παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η επίμαχη διάταξη έχει τροποποιήσει έμμεσα, κατά τρόπο καταχρηστικό, το ισχύον βαθμολογικό ανάπτυγμα,
ανέτρεψε εκ νέου την υφιστάμενη σειρά αρχαιότητας και ως εκ τούτου την ιεραρχία, συνιστώντας θρυαλλίδα 
αποσυσπείρωσης της συνοχής και της ομοιογένειας των ΕΔ, καθώς είναι απολύτως σαφές ότι ο νομοθέτης, με 
τις διατάξεις του άρθρου 12 του ν.δ. 445/1974 (ΦΕΚ 160 Α΄), έχει προβλέψει ώστε οι μονιμοποιηθέντες 
Εθελοντές και Εθελόντριες να μην προάγονται πριν τη συμπλήρωση του ελαχίστου χρόνου παραμονής του 
αμέσως αρχαιότερού τους, προς αποφυγή ανατροπών και διασάλευσης της αρχαιότητας και της ιεραρχίας στις 
ΕΔ, διότι συνιστά μείζον ζήτημα ηθικής τάξης, εφόσον εξομοιώνονται αυθαίρετα διακριτές μεταξύ τους 
κατηγορίες προσωπικού τόσο ως προς την προέλευση, όσο και ως προς τα τυπικά προσόντα.
2. Κατόπιν των παραπάνω, προτείνεται όπως εισαχθεί στο παρόν Ν/Σ η εξής διάταξη σταδιοδρομικής φύσεως:
« Οι εν ενεργεία αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και 
για τους οποίους ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 
έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134), κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη 
συμπλήρωση του ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του 
ν.2439/1996 και εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για 
τους αξιωματικούς, που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος διότι, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό 
διάστημα (σχεδόν 3,5 έτη) από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ζήτημα αξιοκρατίας και τιμής για τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:25 
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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Στο παρόν Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ εμπεριέχονται άρθρα, χωρίς ωστόσο να υπάρχει ρύθμιση που να επιλύει επιτέλους 
το μείζον ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του Ν.4609/2019, καθώς δεν παράγει δίκαιο αποτέλεσμα, 
εφόσον προδήλως επιδρά μεροληπτικά υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας στελεχών (Εθελοντών του ν.δ. 
445/1974 και Εθελοντριών του Ν.705/1977), έναντι των Αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ. Συανφώς:
1. Η επίμαχη διάταξη έχει τροποποιήσει έμμεσα, κατά τρόπο καταχρηστικό, το ισχύον βαθμολογικό ανάπτυγμα,
ανέτρεψε εκ νέου την υφιστάμενη σειρά αρχαιότητας και ως εκ τούτου την ιεραρχία, συνιστώντας θρυαλλίδα 
αποσυσπείρωσης της συνοχής και της ομοιογένειας των ΕΔ, καθώς είναι απολύτως σαφές ότι ο νομοθέτης, με 
τις διατάξεις του άρθρου 12 του ν.δ. 445/1974 (ΦΕΚ 160 Α΄), έχει προβλέψει ώστε οι μονιμοποιηθέντες 
Εθελοντές και Εθελόντριες να μην προάγονται πριν τη συμπλήρωση του ελαχίστου χρόνου παραμονής του 
αμέσως αρχαιότερού τους, προς αποφυγή ανατροπών και διασάλευσης της αρχαιότητας και της ιεραρχίας στις 
ΕΔ, διότι συνιστά μείζον ζήτημα ηθικής τάξης, εφόσον εξομοιώνονται αυθαίρετα διακριτές μεταξύ τους 
κατηγορίες προσωπικού τόσο ως προς την προέλευση, όσο και ως προς τα τυπικά προσόντα.
2. Κατόπιν των παραπάνω, προτείνεται όπως εισαχθεί στο παρόν Ν/Σ η εξής διάταξη σταδιοδρομικής φύσεως:
« Οι εν ενεργεία αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και 
για τους οποίους ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 
έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134), κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη 
συμπλήρωση του ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του 
ν.2439/1996 και εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για 
τους αξιωματικούς, που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος διότι, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό 
διάστημα (σχεδόν 3,5 έτη) από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ζήτημα αξιοκρατίας και τιμής για τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:46 
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:56 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:53 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ,

θέσατε σε δημόσια διαβούλευση ένα σχέδιο νόμου προκειμένου να διορθωθούν λάθη -παραλείψεις 
παρελθόντος. Μετά από τόσες μέρες θα πρέπει να διαπιστώσατε ότι υπάρχουν στελέχη που σας κολακεύουν 
χωρίς προτάσεις και άλλα που απλώς σας κατακρίνουν. Παρακαλώ να λάβετε υπόψιν τις προτάσεις για 
διορθώσεις. Προσωπικά είμαι Αξκός ΑΣΥΥ τάξη ΣΜΥ 1994 που συμπεριλάβατε στο άρθρο για διόρθωση αδικίας,
χωρίς ωστόσο να διορθώνετε την τιμωρητική για τα στελέχη από ΑΣΥΥ στασιμότητα για όσους έχουν την ατυχία
να νοσήσουν και ειδικότερα μετά το 2010. Να λάβετε υπόψιν ότι για να μεταβούν σ’ αυτή την κατάσταση δεν το
προκάλεσαν, δεν έχουν την δυνατότητα τις περισσότερες φορές να θεραπευτούν πλήρως και έχουν δώσει για 
την πατρίδα παραπάνω από όσα άντεχαν, παραμελώντας οικογένεια και προσωπική ζωή.

Υ.Γ Πάντα υπάρχει χρόνος για διορθώσεις έτσι ώστε να μείνετε στην ιστορία ως ένας Υπουργός που διορθώνει 
και δεν παρατείνει ή απλά διαιωνίζει τα προβλήματα και τις αδικίες.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:40 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:43 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:12 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
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αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 18:22 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 16:55 

Κύριε Υπουργέ
Για πολλοστή φορά διαπιστώνω ότι στο παρών Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ εμπεριέχονται άρθρα , χωρίς ωστόσο να 
υπάρχει πρόβλεψη που να επιλύει το μείζον ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του Ν.4609/2019, καθώς δεν 
παράγει δίκαιο αποτέλεσμα, εφόσον προδήλως επενεργεί μεροληπτικά υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας 
στελεχών (Εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και Εθελοντριών του Ν.705/1977), έναντι των Αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ
και παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η επίμαχη διάταξη έχει τροποποιήσει έμμεσα, κατά τρόπο καταχρηστικό, το ισχύον βαθμολογικό ανάπτυγμα,
ανέτρεψε εκ νέου την υφιστάμενη σειρά αρχαιότητας και ως εκ τούτου την ιεραρχία, συνιστώντας θρυαλλίδα 
αποσυσπείρωσης της συνοχής και της ομοιογένειας των ΕΔ, καθώς είναι απολύτως σαφές ότι ο νομοθέτης, με 
τις διατάξεις του άρθρου 12 του ν.δ. 445/1974 (ΦΕΚ 160 Α΄), έχει προβλέψει ώστε οι μονιμοποιηθέντες 
Εθελοντές και Εθελόντριες να μην προάγονται πριν τη συμπλήρωση του ελαχίστου χρόνου παραμονής του 
αμέσως αρχαιότερού τους, προς αποφυγή ανατροπών και διασάλευσης της αρχαιότητας και της ιεραρχίας στις 
ΕΔ, διότι συνιστά μείζον ζήτημα ηθικής τάξης, εφόσον εξομοιώνονται αυθαίρετα διακριτές μεταξύ τους 
κατηγορίες προσωπικού τόσο ως προς την προέλευση, όσο και ως προς τα τυπικά προσόντα.
2. Κατόπιν των παραπάνω, προτείνεται όπως εισαχθεί στο παρόν Ν/Σ η εξής διάταξη σταδιοδρομικής φύσεως:
« Οι εν ενεργεία αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και 
για τους οποίους ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 
έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134), κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη 
συμπλήρωση του ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του 
ν.2439/1996 και εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για 
τους αξιωματικούς, που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος διότι, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό 
διάστημα (σχεδόν 3,5 έτη) από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ζήτημα αξιοκρατίας και τιμής για τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:42 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:39 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:44 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:48 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:54 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
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και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:06 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:59 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:04

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:59 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:37 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 13:49 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:46 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:23 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:18 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:27 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:52 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:53 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:13 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:06 

2401 

2404



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:45 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:11 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:26 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:08 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2418 

2421



 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:25 

Πολύ καλό στο σύνολο του το νομοσχέδιο λύνει πολλά προβλήματα

Να αλλάξει ο τρόπος πληρωμής υπηρεσιών να αποζημιωνονται όλες οι βραδυνες ώρες και να μην υπάρχει το 
απαράδεκτο όριο πληρωμης βραδυνων ωρών εργασίας..

Όπως επίσης να επιστρέψουν τα δώρα Χριστουγέννων Πάσχα και καλοκαιριού εφόσον δεν υπάρχουν πλέον 
μνημόνια και τα πληρώνονται τα δώρα όλοι οι ιδιωτικοί υπάλληλοι…

Ευχαριστώ

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:28 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:31 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:18 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:58 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:39 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:00 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:24 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:22 
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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Σε σχολιασμό του σχετικού άρθρου 53, συμφωνούμε επί της αρχής, μιας που είναι προς την σωστή κατεύθυνση 
αποκατάστασης της νομοθετικής αστοχίας-αδικίας που είχε δημιουργηθεί με την εφαρμογή του ν.3883/10 και 
στην συνέχεια όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 37 του ν.4494/17.Η επαναφορά της βαθμολογικής εξέλιξης 
στην πρότερη σταδιοδρομική κατάσταση όπως περιγράφονταν στην εγκύκλιο εισαγωγής των Σχολών ΑΣΣΥ, 
ήταν και είναι πάγιο αίτημα για όσες σειρές θίγονται από εφαρμογής του ν.3883/10.
Η απονομή του καταληκτικού βαθμού, όπως αυτός τροποποιήθηκε δυσμενέστερα στον ν.3883/10, με την 
απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για στελέχη τα οποία κατά την εισαγωγή τους στις Σχολές ΑΣΣΥ, μέσω 
Πανελληνίων Εξετάσεων απαιτούνταν υποχρεωτικά, να διαγραφούν από ΑΕΊ τα οποία ήταν ήδη γραμμένα, μετά
από 16 έως 19 χρόνια υπηρεσίας, ήταν πέρα ως πέρα στην αντίθετη πλευρά της λογικής και υποτιμητικό προς 
τα στελέχη αυτά.
Με το τροποποιητικό άρθρο αυτό, η λύση του προβλήματος δεν είναι οριστική μια που αφήνει εκτός ρύθμισης, 
σειρές οι οποίες θίγονται κατά τον ίδιο ακριβώς τρόπο, με αυτές που οδεύουν προς αποκατάσταση.Αντιθέτως 
συνεχίζει να δημιουργεί (μια δεύτερη μεγαλύτερη) ανισορροπία – αδικία μεταξύ διαδοχικών σειρών Αξκων εκ 
ΑΣΣΥ στο στράτευμα, η οποία διασαλεύει την ηρεμία και δημιουργεί αναταραχή μεταξύ στελεχών. 
Συγκεκριμένα η πρώτη σειρά πλέον που θα κρίνεται εξ ολοκλήρου με τον ν.3883/10 όσον αφορά το 
βαθμολογικό θα είναι οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ τάξης 1996 (κατάταξης 1994) οι οποίοι εισήχθησαν στο Σώμα των 
Αξκων με τον ίδιο νόμο όπως και οι σειρές 1991 έως 1993.
Οι καταταγέντες 1994 εισήλθαν με την ίδια εγκύκλιο εισαγωγής με τους συναδέρφους τους εκ ΑΣΣΥ, που 
τακτοποιούνται με το συγκεκριμένο τροποποιητικό άρθρο. Χαρακτηριστικά το εξελικτικό των αποφοίτων ΣΤΥΑ-
ΣΥΔ περιγράφονταν στις ίδιες εγκυκλίους εισαγωγής, στα έτη 1991 έως 1995 στο κεφάλαιο Δ, ως εξής: Μετά 
την προαγωγή τους στον βαθμό του Ανθυποσμηναγού, ακολουθούν την εξέλιξη των Αξιωματικών και φθάνουν 
μέχρι το βαθμό του Σμηνάρχου, μετά από 35 χρόνια υπηρεσίας.
Συνταξιοδοτικά επίσης διέπονται από τις διατάξεις του ν.3865/10 έχουν τα ίδια δικαιώματα και χαρακτηριστικά
: Με το άρθρο 22 §4 του ν.3865/2010 δίνεται το δικαίωμα σε όποιον έχει καταταγεί μέχρι την 31/12/1995 και 
θεμελιώνει δικαίωμα σύνταξης από την 1/1/2015 και μετά, να μπορεί να εξαγοράζει 3 έτη με καταβολή 
προβλεπόμενης εισφοράς, για την συμπλήρωση των απαιτούμενων πλέον, 40 ετών συντάξιμης υπηρεσίας. Με 
την εφαρμογή της τροπολογίας θα δημιουργηθεί το εξής παράδοξο.
Οι τάξεις που συνεχίζουν να θίγονται, όπως η σειρά κατάταξης 1994 (τάξη 1996) που θίγεται πρώτη, με μόλις 
ένα χρόνο διαφορά εισαγωγής στις σχολές ΑΣΣΥ από την σειρά 1993(τάξη 1995), να χρειάζεται 4 τουλάχιστον 
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ολόκληρα χρόνια για να προαχθεί στον επόμενο βαθμό σε σχέση με την προαναφερόμενη σειρά του 1993, τα 
στελέχη της οποίας θα προάγονται ως ανώτεροι Αξκοί νωρίτερα των υπολοίπων, σε αντίθεση με τα 
αναγραφόμενα των ίδιων εγκυκλίων εισαγωγής, με ότι αυτό συνεπάγεται πρωτίστως ιεραρχικά, αξιοκρατικά 
αλλά κυρίως ηθικά.
Ταυτόχρονα σε περίπτωση συνταξιοδότησης μπορεί να δημιουργηθεί το εξής ακόμα παράδοξο: Στελέχη σειρών 
ΑΣΣΥ 1991 έως 1993 (τάξεων 1993 έως 1995) με αποστρατεία στα 35 χρόνια να αποστρατεύονται με βαθμό 
Σμηνάρχου και αντίστοιχων, με πλήρη συνταξιοδοτικά δικαιώματα και στελέχη κατάταξης 1994 και εντεύθεν, 
στα 35 χρόνια και χρήση αναγνώρισης πενταετίας να αποστρατεύονται με το βαθμό του Επισμηναγού και 
αντίστοιχων, δηλαδή με 2 βαθμούς διαφορά, χωρίς κατάληψη του αποστρατευτικού βαθμού και χωρίς πλήρη 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα.
Προς αποκατάσταση-επίλυση του προβλήματος που είχε δημιουργηθεί με τον Ν3883/10 και της διαφαινόμενης 
νέας ασυνέχειας- αδικίας που προκύπτει με την τροπολογία του άρθρου αυτού, μια που πλέον Αξκοι της ίδιας 
προέλευσης με ίδιες προϋποθέσεις εισαγωγής και μετέπειτα δικαιώματα , να τοποθετούνται σε 2 διαφορετικούς
νόμους χωρίς να υπάρχει εμφανές – εύλογο κριτήριο,
2 / 2
προτείνουμε τα εξής, στην αρχή της ίσης μεταχείρισης του προσωπικού, των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και την 
επαναφορά της ηρεμίας μεταξύ των στελεχών Αξκων εκ ΑΣΣΥ στο στράτευμα:
1. Αποκατάσταση του βαθμολογικού – εξελικτικού προβλήματος και των σειρών κατάταξης 1994 και 1995, με 
μετακύλιση της ημερομηνίας 31-12-18 για όσους συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής
υπηρεσίας, σε 31-12-20 στο εν λόγω άρθρο, έτσι ώστε να συμπεριληφθούν και οι απόφοιτοι τάξεων 1996-
1997(κατάταξη 1994-1995).
2. Κατάργηση της απαίτηση κτήσης πτυχίου ΑΕΙ για την απόκτηση του καταληκτικού αποστρατευτικού βαθμού 
και για τις σειρές 1994 και 1995, έτσι ώστε να ευοδωθεί το αίσθημα δικαίου μεταξύ σειρών που εισήχθησαν με 
τον ίδιο τρόπο (Πανελλήνιες εξετάσεις- όμοια εγκύκλιος εισαγωγής).Με την υιοθέτηση των παραπάνω 
προτάσεων δύναται να αποκατασταθούν στο σύνολο τους όλες οι αρρυθμίες που έχουν δημιουργηθεί, να 
επέλθει δίκαιη λύση στη διασάλευση της αρχαιότητας (εξέλιξη με ίσους όρους) και της βαθμολογικής 
δυσαρμονίας στην εξέλιξη των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και να επιλυθεί ένα μείζον ηθικό πρόβλημα, μετά την 
παρέλευση δώδεκα (12) ολόκληρων ετών.
Επιπρόσθετα θα επαναφέρει την οικογενειακή και επαγγελματική ηρεμία στα στελέχη που θίγονται, την 
ομαλότητα στο σταδιοδρομική εξέλιξη και θα έρθει σε σύναψη με την πάγια βούληση του Υπουργείου για 
μέριμνα υπέρ του προσωπικού και αποκατάσταση τυχόν αδικιών-παραλείψεων, σε μια επικίνδυνη εποχή που 
τα στελέχη θα πρέπει να είναι αφοσιωμένα και προσηλωμένα στα καθήκοντά τους και να διακατέχονται από 
υψηλό φρόνημα.
Σε αντίθετη περίπτωση μη εξομοίωση με τις λοιπές περιπτώσεις προσβάλλει την αρχή της ισότητας, την αρχή 
της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και την αρχή της χρηστής διοίκησης γεγονός που θα επιφέρει πολύ έντονο 
το αίσθημα της αδικίας, μεταξύ αδιαίρετα προσκολλημένων Αξιωματικών, συνεχόμενων ετών κατάταξης, όσον 
αφορά τον τρόπο αντιμετώπισης των υπόψη στελεχών από το ΥΕΘΑ.
Με εκτίμηση
Τάξεις Αποφοίτων ΑΣΣΥ 1996 – 1997

 29 Δεκεμβρίου 2022, 12:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:48 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:23 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 

2443 

2446



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:20 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:17 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:33 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:12 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:17 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:31 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:13 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:39 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:21 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:27 

2465 

2468



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:56 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:50 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:54 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:10 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:35 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:00 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:14 

2478 

2481



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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2480 

2483



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:04 

2483 

2486
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διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:04 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:26 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:25 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:51 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:34 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:47 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:23 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:05 

2498 

2501



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:03 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:19 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:56 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:36 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:15 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:58 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:16 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:59 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:38 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 11:17 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:27 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:21 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:53 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:27 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:01 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:39 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:55 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:58 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:57 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΛΗΘΕΙΑ 1. ΤΟ ΝΑ ΓΡΑΦΕΤΕ ΣΧΟΛΙΑ ΣΕ ΕΝΑ ΑΡΘΡΟ ΑΣΧΕΤΟ ΜΕ ΑΥΤΟ ΠΟΥ ΖΗΤΑΤΕ ΕΙΝΑΙ ΠΑΡΑΔΟΞΟ!!!!

ΑΛΗΘΕΙΑ 2. ΝΙΩΘΕΤΕ ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ ? ΕΝΩ ΠΡΙΝ ΔΥΟ ΧΡΟΝΙΑ ΠΑΝΗΓΥΡΙΖΑΤΕ!!!

ΑΛΗΘΕΙΑ 3. ΜΙΛΑΤΕ ΜΟΝΙΜΑ ΓΙΑ ΑΔΙΚΙΑ ΑΛΛΑ ΔΕΝ ΓΡΑΨΑΤΕ ΚΑΤΙ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΝΕΟΤΕΡΟΥΣ ΣΑΣ ΑΣΣΥ 1997 1996 …. 
2000 2001 2003 ΚΛΠ
ΜΟΝΟ ΓΙΑ ΤΟΝ ΕΥΑΤΟ ΣΑΣ!!!

ΑΛΗΘΕΙΑ 4. ΕΧΕΤΕ ΕΝΑ ΚΕΙΜΕΝΟ ΚΑΙ ΤΟ ΚΑΝΕΤΕ ΑΝΑΠΑΡΑΓΩΓΗ!!!

ΚΑΛΕΣ ΓΙΟΡΤΕΣ !!!
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:37 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:15 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:44 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:06 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:49 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:29 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:09 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:52 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:07 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:47 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:29 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:09 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:53 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:35 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:15 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:57 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:37 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:20 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:25 

2538 

2541



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:19 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:45 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:24 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:05 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:41 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:00 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:41 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:26 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:07 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:48 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:30 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:10 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:50 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:03 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:32 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:48 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:29 

2553 

2556



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 10:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:14 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:10 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 09:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Άμεση αποκατάσταση των επιπτώσεων του άρθρου 32 του ν.4609/19 που έφερε σε μειονεκτική θέση τους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ που εντάχθηκαν στις τάξεις των ΕΔ μέχρι 31 ΔΕΚ 1990. Κατάφωρη αδικία που συνεχίζεται 
μέχρι σήμερα, 3,5 έτη μετά. Φωνή λαού την αλήθεια λέγει!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:57 

Άμεση αποκατάσταση των επιπτώσεων του άρθρου 32 του ν.4609/19 που έφερε σε μειονεκτική θέση τους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ που εντάχθηκαν στις τάξεις των ΕΔ μέχρι 31 ΔΕΚ 1990. Κατάφωρη αδικία που συνεχίζεται 
μέχρι σήμερα, 3,5 έτη μετά. Φωνή λαού την αλήθεια λέγει!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:10 

Άμεση αποκατάσταση των επιπτώσεων του άρθρου 32 του ν.4609/19 που έφερε σε μειονεκτική θέση τους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ που εντάχθηκαν στις τάξεις των ΕΔ μέχρι 31 ΔΕΚ 1990. Κατάφωρη αδικία που συνεχίζεται 
μέχρι σήμερα, 3,5 έτη μετά. Φωνή λαού την αλήθεια λέγει!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:15 

Άμεση αποκατάσταση των επιπτώσεων του άρθρου 32 του ν.4609/19 που έφερε σε μειονεκτική θέση τους 
αποφοίτους ΑΣΣΥ που εντάχθηκαν στις τάξεις των ΕΔ μέχρι 31 ΔΕΚ 1990. Κατάφωρη αδικία που συνεχίζεται 
μέχρι σήμερα, 3,5 έτη μετά. Φωνή λαού την αλήθεια λέγει!

 29 Δεκεμβρίου 2022, 08:14 

Αποκατάσταση των αποφοίτων ΑΣΣΥ που κατετάγησαν μέχρι 31/12/92, στο πλαίσιο άμβλυνσης των αρνητικών 
επιπτώσεων του άρθρου 32. Χιλιάδες φωνές ενωμένες για το συγκεκριμένο ζήτημα, μόνο τυχαίο δεν μπορεί να 
είναι. Αυταπόδεικτη αδικία που δεν χωράει καμία αμφισβήτηση, ούτε παραιτέρω διαιώνιση!
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 29 Δεκεμβρίου 2022, 07:44 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:16 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:57 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:39 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:51 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:18 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:12 
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Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:00 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:40 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:11 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:03 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:43 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:22 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:42 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:28 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:24 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:02 
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Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:42   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:25   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:47   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:28   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:12   

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:07   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:45   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:42   
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Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:22   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 

2586 

2589



σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:16   

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:04   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:46   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:00   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:41   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:46   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2590 

2593



 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:26   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:08   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:49   

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1.Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2.Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
3.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5.Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:49   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:27   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:09   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:48   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:30   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:28   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2596 

2599



 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:38   
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:40   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:19   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:01   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:43   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:46   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:47   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:25   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:07   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:47   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:30   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:09   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:47   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2609 

2612



 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:26   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:08   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:48   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:26   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:05   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:46   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:27   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:08   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:45   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:27   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:05   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2615 

2618



 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:41   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:19   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:57   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:21   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 20:02   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:42   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:26   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
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ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:12   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:54   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:35   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:31   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:56   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:31   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:59   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:33   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:19   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:58   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:36   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:26   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:56   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:34   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:28   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

2632 

2635



1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:55   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:37   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:34   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:18   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:59   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:44   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:20   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:51   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:32   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:12   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:58   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:51   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:29   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:10   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:01   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:48   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:10   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:02   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:48   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:28   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:13   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:55   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:36   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:20   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:14   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:01   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:43   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:22   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:24   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:23   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:04   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:43   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:25   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 19:04   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:59   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:42   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:25   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:54   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
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ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:46   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:23   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:01   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:33   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:12   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:02   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:39   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:19   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:07   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:01   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:44   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:18   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:05   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:43   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:26   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:49   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:38   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:48   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:45   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:12   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:51   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:29   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:29   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:07   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:44   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:23  

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:59   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:18  

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:58   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:37   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:57   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:36   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:56   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:28   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:21   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:01   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:43   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:59   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:41   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:22   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:00   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:37   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 18:12   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 15:23   

Η άνευ λόγου και αιτίας, δημιουργίας 2 κατηγοριών Αξιωματικών ΑΣΣΥ οι οποίοι έχουν ακριβώς την ίδια 
εγκύκλιο εισαγωγής κατά την περίοδο 1991 – 1995, θα γίνει λογικά σεμινάριο στη Νομική Σχολή Εθνικού και 
Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών.
Τι είδους σεμινάριο είναι άλλο θέμα βέβαια.
Όποιος μπορεί να καταλάβει και να τεκμηριώσει ουσιώδεις διαφορές σε αυτές τις Σειρές ΑΣΣΥ, του δίνω 
ειλικρινή συγχαρητήρια.
Εννοείται πως πρέπει να περάσει το Άρθρο όπως αυτό είναι στην διαβούλευση, δεν χρειάζεται περαιτέρω 
σχολιασμός.
Εννοείται όμως ότι πρέπει σε αυτό να ενσωματωθούν και οι Σειρές ΑΣΣΥ 1994 και 95.
Όλα τα υπόλοιπα είναι λόγια του αέρα, αοριστίες, ευχαριστίες, κακίες, προσωπικές φολοδοξίες. Είναι για 
εμένα αδιανόητο Σειρές ΑΣΣΥ να στρέφονται εναντίον άλλων Σειρών. Και αυτό γίνεται και από τους θιγόμενους 
και από τους ευνοημένους. Απαράδεκτο σε κάθε περίπτωση.Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ συγχαρητήρια για το 
άρθρο 53, εύχομαι η διαβούλευση να ικανοποιήσει δίκαια (και μόνο) αιτήματα. Καλές γιορτές & καλή χρονιά σε
όλους ανεξαιρέτως. Υγεία.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:42   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:23   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:05   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:47   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:30   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 14:13   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

ΩΣ απόφοιτος ΑΣΣΥ θεωρώ ότι είναι πολύ καλό το άρθρο όπως και το νομοσχέδιο στο σύνολο του,
Εμένα προσωπικα το βαθμολογικό δεν με απασχολεί καθόλου ως αποφοιτος ΣΤΥΑ ΑΛΛΑ το μισθολόγιο είναι το 
φλέγον ζήτημα του προσωπικού πού δεν λαμβάνει πια δώρα εορτών και καλοκαιριού όπως δεν λαμβάνει πλεον
τα φύλλα πορείας με αποτέλεσμα να περνουμε σήμερα ως γονείς με 4 παιδια λιγότερα χρήματα από όσα 
περνάμε πριν από 16 χρόνια χωρίς παιδιά και υποχρεώσεις και με ποιο χαμηλό κόστος διαβίωσης, όπως 
ενοίκια κλπ..

Συνεπώς προτείνουμε να επιστρέψουν οι μισθολογικες προαγωγές, να επιστρέψουν τα δώρα όπως και τα 
φύλλα πορείας.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:55   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:48   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:25   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:29   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:30   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:58   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:03   

2701 

2704



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:44   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:18   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:33   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:31   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:40   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:52   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:03   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:43   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:19   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:00   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:30   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:50   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:54   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:11   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:49   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:01   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:07   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:18   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:50   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

2728 

2731



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:26   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2732 

2735



 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:59   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:19   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:00   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:05   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:40   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:13   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:30   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2738 

2741



 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:50   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:07   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:19   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:12   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2744 

2747



 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:51   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:33   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:18   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:57   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:39   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:16   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:55   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:09   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:46   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:43  

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:24  

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:50   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:33   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:46   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:28   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Πολυ καλο το νομοσχέδιο

Ευχαριστούμε για την αποκατάσταση των ασσυ 91.92.93
Επιτέλους δινεται λύση σε ένα πρόβλημα μάς..

Παρακαλούμε να δωσετε την δυνατότητα για εξαγορά της τριετίας και για όσους κατεταγησαν μέχρι και το έτος
2000..

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:01   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:36   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:16   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:57   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:41   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:28   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:29   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:40   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

2763 

2766



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:16   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:34   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:37   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:19   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:00  

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:40   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:19   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:57   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:44   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:27  
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:02   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:42   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:24   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:01   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:33   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:07    

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:45    

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:03    

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:43    

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:23    

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:14   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
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συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:24   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:50    
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:57   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
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συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:02  

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:02   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
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συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 11:35   

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:05   

2783 

2786



Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Αξιότιμε Με Υπουργέ,

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ). !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:06   

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του 
προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 10:37   

Ευχαριστούμε πολύ τον αξιότιμο Κο ΥΕΘΑ για το παρόν σχέδιο νόμου που αποκαθιστά την πολύχρονη αδικία 
στο βαθμολογικό ζήτημα των 3.000 Αξκών προέλευσης ΑΣΣΥ και των οικογενειών τους, οι οποίοι κατατάχθηκαν
κατά τα έτη 1991-92-93.
οι σειρές καταταγέντων 1994-1995 ουδέποτε στο παρελθόν είχαν εκφράσει
τέτοιες ανησυχίες, όταν οι σειρές 1991-1992-1993 έδιναν τον αγώνα τους και ακολουθούσαν την νόμιμη οδό για
την αποκατάσταση της αδικίας που υπέστησαν .
Οι ξαφνικές, την τελευταία στιγμή, παντελώς ατεκμηρίωτες και παράλογες αντιδράσεις μίας μικρής μόνο 
μερίδας στελεχών, να μην περάσει αυτό το νομοσχέδιο για δικούς τους λόγους, μόνο ως εκβιασμός 
ερμηνεύεται.
Ο Κύριος Υπουργός όμως έχει αποδείξει ότι δεν υποκύπτει σε εκβιασμούς και απειλές.ΑΣΣΥ 92

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:34   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
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σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:32   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:12   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 09:34   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 28 Δεκεμβρίου 2022, 08:03   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:

Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέονεπιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.

Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και 

2787 

2790



χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και 
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την 
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.

Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό 
του Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα 
σας πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το 
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.

Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Αξιότιμε κε Υπουργέ.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Αξιότιμε κε Υπουργέ.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Η αναδρομική, σύμφωνα με το άρθρο 81, ισχύς του άρθρου 25 από 1/3/2022 και η επακόλουθη αύξηση του 
χρόνου διαγράφης και επιστροφή «στα χαρτιά» ενός ε.α. Αξκού από τον πολιτικό βίο – στον οποίο θεωρούσε 
ότι βρισκόταν – στην ενεργό υπηρεσία, ενδέχεται να δημιουργήσει θέματα ακυρότητας πράξεων φορέων 
Δημόσιας Διοίκησης για τις οποίες απαιτείται:
α) εκπλήρωση των στρατιωτικών υποχρεώσεων ή νόμιμη απαλλαγή από αυτές και
β) μη κατοχή έμμισθης θέσης στο Δημόσιο.
Ενδεικτικά αναφέρεται η αποβολή ιδιότητας δικηγόρου και διαγραφή από το Δικηγορικο σύλλογο για όσους 
κατέχουν έμμισθη θέση σε Δημόσια Υπηρεσία (πολιτική ή στρατιωτική), σύμφωνα με το άρθρο 7 του Κώδικα 
Δικηγόρων. Σκεφτείτε τι προβλήματα μπορεί να δημιουργήσει η αναδρομική επαναφορά στην ενεργό υπηρεσία 
ενός στρατιωτικού με πτυχίο Νομικής, ο οποίος εγγράφηκε σε Δικηγορικό Σύλλογο και παρέστη σε Δικαστήριο,
θεωρώντας ότι βρίσκεται σε αποστρατεία.
Δεδομένου ότι η τροποποίηση που επιφέρει το άρθρο 25 γίνεται για να λυθούν ζητήματα των Αξκων που 
συνταξιοδοτούνται και όχι όσων παραιτούνται, προτείνεται η τροποποίηση της περίπτωσης γ) του άρθρου 81 
ως εξής: »

«του άρθρου 25, η ισχύς του οποίου αρχίζει από την 1η.3.2022, με εξαίρεση όσων αποστρατεύτηκαν κατόπιν 
υποβολής αίτησης παραίτησης για τους οποίους η ισχύς του άρθρου αρχίζει από τη δημοσίευση του στην 
Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. «

 27 Δεκεμβρίου 2022, 21:31   

2789 

2792



Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:09   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:32   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:54   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 19:02   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:41   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:58   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:50   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

2795 

2798



 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:13   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 27 Δεκεμβρίου 2022, 18:36   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 27 Δεκεμβρίου 2022, 14:28   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:16   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:58   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:26   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:11   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:50   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:33   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2801 

2804



 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:06   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:45   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:14   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:53   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:25   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:02   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:44   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:26   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:06   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:31   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:10   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:45   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:56   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:37   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:56   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:36   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:18   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:58   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:39   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:17   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:22   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:02   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:22   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:06  

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:50   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:33   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:05   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:

2818 

2821



Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:45   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:19   

2819 

2822



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:21   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:05   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:45   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:01   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:18   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:27   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:09   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:49   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:09   

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:48   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
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προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
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ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
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καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:37   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:33   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ..

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:42    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 11:38    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε
προβλέψει το ΓΈΈΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι
17/ΓΈΈΘΑ/ Β1.
Έίναι αδιανόητο στις τάξεις των ΈΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας
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πληροφόρησαν οι Έπιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΈΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΌΡΙΣΜΌΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη
νομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά
τήρησης των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Έυελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο
αποτέλεσμα για τις ΈΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 10:26    

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 09:14   

 

Αρκετα καλό το νομοσχέδιο

Ζητούμε να μας δώσει ο κ Υπουργός την δυνατότητα για εξαγορά δεύτερης μαχιμης πενταετίας σε όσους 
υπηρέτησαν σε μαχιμους σχηματισμούς

Όπως επίσης να μάς δώσετε την δυνατότητα εξαγοράς τριετίας για όσους κατεταγησαν μέχρι και την 
31/12/2000.

Τέλος θα πρέπει να υπάρχει μέριμνα για εξαγορά ετών υπηρεσίας ως συνταξιμα για τα ανήλικα τεκνα οπως και
αναγνωριση ετων για τυχον σπουδές, όπως γίνεται για όλους τους δημόσιους υπαλλήλους οι οποίοι δεν 
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εκτελουν 24ωρες υπηρεσίες όπως εκτελουν οι στρατιωτικοι κατά μέσο όρο 4 κάθε μήνα..οπως και ασκήσεις 
επιθεωρήσεις κλπ κλπ

Πρέπει να γίνουν σύντομα προσλήψεις νέου στρ προσωπικού καθώς λογω δημοσιονομικων εγιναν ελαχιστες 
προσλήψεις την τελευταία 10ετια σε στρκο πρσκο και το υφιστάμενο έχει μεγαλώσει και έχει κουραστεί

 27 Δεκεμβρίου 2022, 08:06   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 02:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 27 Δεκεμβρίου 2022, 02:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:25   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Αξιότιμε κε Υπουργέ.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:22   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Αξιότιμε κε Υπουργέ.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 22:50   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Αξιότιμε κε Υπουργέ.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:10   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Αξιότιμε κε Υπουργέ.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:47   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:11   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ..

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:09   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 21:37   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ..
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Αξιότιμε κ. Υπουργέ.

Το σχέδιο νόμου το οποίο καταθέσατε σε δημόσια διαβούλευση αφορά και το συνόλου του αστυνομικού 
προσωπικού στις διατάξεις που προβλέπονται για τις αναρρωτικές άδειες.
Με το άρθρο 2 του Ν. 4609/2019 καταργήθηκαν οι διατάξεις Άρθρου 24 (παρ. 7 & 8) που επέτρεπαν στην 
αρμόδια Υγειονομική Επιτροπή (Στράτου ξηράς ή Αποστρατείας) να αποστρατευτει το αστυνομικό προσωπικό 
για λόγους υγείας.
Αρχικά θα ήθελα να σας αναφέρω ότι με το Άρθρο 24 με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΑΝ αυτεπαγγελτα από το σώμα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, από τραύμα που προήλθε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης Υπηρεσίας και ένεκα αυτής.
Με τραυματησαν στο καθήκον κατά τη μετάβαση μου σε σήμα που μου είχε δώσει το Κέντρο της Άμεσης Δράσης
για ληστεία σε γνωστό σουπερμάρκετ.
Με το ν. 3865/2010 οι Υπαστυνομοι, Ανθυπολοχαγοι, Αστυφύλακες και κατώτερο αστυνομικό και στρατιωτικό 
προσωπικό που εισάγονται – κατατάσσονται από την 01.01.2011 στην Ελληνική Αστυνομία και στις Ένοπλες 
Δυνάμεις αντίστοιχα, υπάγονται αυτοδικαίως στον κλάδο κύριας σύνταξης του πρώην ΙΚΑ-ΕΤΑΜ ή του πρώην 
ΕΤΑΑ και υπηρετούν ως Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου. Αυτό σημαίνει ότι οι γνωματεύσεις των Ανωτάτων 
Υγειονομικών Επιτροπών της Ελληνικής Αστυνομίας και του Στρατού ξηράς, δεν έχουν καμία ισχύ για την 
συνταξιοδοτηση των παθόντων κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής. Δεν 
συνταξιοδοτουνται από το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους αλλά από το τοπικό ΙΚΑ – ΕΤΑΜ της περιοχής τους. Η 
δε κρίση σωματικής Ικανότητας για εργασία γίνεται αποκλειστικά και μόνο από το ΚΕΠΑ της περιοχής του 
αστυνομικου ή στρατιωτικού μετά της Αποστρατεία. Οι γνωματεύσεις των αρμοδίων Υγειονομικών Επιτροπών 
δεν έχουν καμία ισχύ στο ΚΕΠΑ. Αποτέλεσμα αυτού να αποστρατευονται στρατιωτικοί και αστυνόμοι από της 
Ανώτατες Υγειονομικές Επιτροπές λόγω Ανικανότητας και τα ΚΕΠΑ να τους κρίνουν Ικανούς για εργασία. Ο 
τραυματισμός κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας, μεταφράζεται στο ΙΚΑ – ΕΤΑΜ ως εργατικό ατύχημα
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και ο ενστολος τυγχάνει μεταχείρισης ως ιδιωτικός υπάλληλος!
Με αποστράτευσε η Αναθεωρητική Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ επικαλούμενη το άρθρο 24 του Ν.Δ. 
1400/1973 που επαναφέρετε με το παρών σχέδιο νόμου, μετά την κατάργηση με το άρθρο 2 του Ν. 4609/2019.
Μετά την αποστρατεία μου λόγω τραυματισμού κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 
έγιναν αυτεπαγγελτα από την Ελληνική Αστυνομία διαδικασίες για συνταξιοδοτηση στα 30! μου έτη. Λόγω 
εισαγωγής μου στο σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας το έτος 2011 δεν είχε καμία ισχύ η γνωμάτευση της 
Υγειονομικής Επιτροπής της Ελληνικής Αστυνομίας και το ΙΚΑ – ΕΤΑΜ (Τοπικό κατάστημα ΕΦΚΑ) με παρέπεμψε 
στο Κέντρο Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) το οποίο με έκρινε για εργατικό ατύχημα και όχι υπηρεσιακο 
ατύχημα, ως ΙΚΑΝΟ για εργασία χωρίς δικαίωμα σύνταξης με την αιτιολογία ότι δεν πιστοποιεί ποσοστό 
Αναπηρίας.
Η Υγειονομική Επιτροπή με έκρινε Ανίκανο για εργασία και Αποστρατευτεο και το ΚΕΠΑ έκρινε ότι είμαι ικανός 
για εργασία. Αποτέλεσμα αυτού να βρίσκομαι για 3 έτη χωρίς εισόδημα και για ένα έτος να ΔΙΑΜΕΝΩ ΣΤΟ 
ΔΡΟΜΟ.
Με τις υπ’αριθμ. 1077/2022 & 1088 /2022 Αποφάσεις του Διοικητικού Εφετείου Αθηνών η αποστρατεία μου και 
η απόλυση μου από το σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε παράνομη, αλλά η αρμόδια Υγειονομική 
Επιτροπή της ΕΛΑΣ δεν συμμορφώθηκε προς τις δικαστικές αποφάσεις κατά παράβαση καθήκοντος με 
αποτέλεσμα να αναμένω νέες δικαστικές στο Διοικητικό Εφετείο καθώς και από τα ποινικά και αστικά 
δικαστήρια.
Οι παρ. 7 & 8 του Ν.Δ. 1400/1973 που επαναφέρετε είναι ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ για τους μάχιμους αστυνομικούς. 
Στατιστικά η υπηρεσία που υπηρετούσα έχει 4.000 τραυματισμούε ετήσιος και τους περισσότερους νεκρούς από
την ίδρυση του σώματος.
Με τραυματησαν στο καθήκον επειδή δεν αθέτησα τον Όρκο μου, προστατευοντας τις ζωές και τις περιουσίες 
των πολιτών του Ελληνικού Κράτους και η Υγειονομική Επιτροπή της ΕΛΑΣ με ΑΠΟΣΤΡΑΤΕΥΣΕ. ΤΡΙΑ έτη είμαι 
ΧΩΡΙΣ ΕΙΣΟΔΗΜΑ και ένα έτος βρισκόμουν χωρίς ΣΤΕΓΗ επειδή με έκριναν έναν νόμο που είχε καταργηθεί και 
με το παρόν σχέδιο νόμου το επαναφέρετε….
Η κατάργηση της αυτεπαγγελτης αποστρατεία που αναφέρω παραπάνω είναι το λιγότερο που μπορεί να κάνει 
η κυβέρνηση ως ένδειξη ΣΕΒΑΣΜΟΥ σε αυτούς που φυλάνε ΘΕΡΜΟΠΥΛΕΣ και καθημερινά είμαι παρόν όλο το 
24ωρο για τη διαφύλαξη τις έννομης τάξης και των συνόρων μας!
Υπαρχιφυλακας ε. α.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:13   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 18:17   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 14:51   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε
προβλέψει το ΓΈΈΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι
17/ΓΈΈΘΑ/ Β1.
Έίναι αδιανόητο στις τάξεις των ΈΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας
πληροφόρησαν οι Έπιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΈΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΌΡΙΣΜΌΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη
νομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά
τήρησης των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Έυελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο
αποτέλεσμα για τις ΈΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:36   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

2877 

2880



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:52   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

2881 

2884



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 13:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:12    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:40    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:22    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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2891 

2894



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 26 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Πολύ καλό το νομοσχέδιο

Μπράβο στον κ Υπουργό
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:19   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:40    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:23    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:00    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:14   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 25 Δεκεμβρίου 2022, 21:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 20:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 20:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 20:50    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 20:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σαεκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 14:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 25 Δεκεμβρίου 2022, 14:40   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 25 Δεκεμβρίου 2022, 14:01   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 

2913 

2916



δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 25 Δεκεμβρίου 2022, 14:19   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 25 Δεκεμβρίου 2022, 14:37   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 12:48   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 25 Δεκεμβρίου 2022, 12:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:21  

 

ΟΙ υπξκοι με διετη φοιτηση στις σχολές τους όπου κατεταγησαν ως υπξκοι, θέλουν να φτάνουν βαθμολογικά 
μέχρι ταξιαρχοι όπως διαβάζουμε από τα γραφόμενα τους, δλδ οι απόφοιτοι στρκων σχολών 4ετους φοίτησης 
τι πρέπει να ζητάμε??
Εν τω μεταξύ, απο την εμπειρία μου βλέπω πως όλη την βρώμικη δουλειά στο στράτευμα την κάνουν οι 
μεσήλικες πια εποπ/εμθ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:36   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

2932 

2935



 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:35   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:06   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:14   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:43   

 

2961 

2964



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:11    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:50    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:30    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:08    
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 4 Δεκεμβρίου 2022, 22:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:41    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:15    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:53    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:30    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:09    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 22:49    
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:53   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:59   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:21   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 18:10   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.54
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:36   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

2990 

2993



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:42   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:01    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 16:39    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:42    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 15:13   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:24    
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:08    

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:54   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:56   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:59   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:25   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας

 24 Δεκεμβρίου 2022, 14:41   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας

 24 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.

3003 

3006



Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 

3006 

3009



επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

3007 

3010



 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:48   

 

Είναι τουλάχιστον λυπηρό στελέχη των ενόπλων δυνάμεων που ευεργετηθηκαν από τον Υπουργό ,λύνοντάς 
τους στο παρελθόν προβλημματα ιεραρχίας, τώρα να εκφράζουν με μηνυματα αντιγραφής δήθεν αγανακτηση 
αντί να εύχονται να συνεχίστει η μέριμνα του για το στρατιωτικό προσωπικό.Καλη δύναμη κύριε Υπουργέ και 
συνεχίστε το έργο σας απερίσπαστος.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 4 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 

3034 

3037



προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

3037 

3040



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:31    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:13    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:53    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:34    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:16    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:33    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:09    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:51    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:32    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:16   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 

3058 

3061



προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:45  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:17   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

3067 

3070



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 12:45    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 11:13    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:32   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:27   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:38   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 24 Δεκεμβρίου 2022, 08:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:17   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 23:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:10   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 22:47   
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Οι έντιμοι και σοβαροί πολιτικοί τηρούν τις υποσχέσεις τους.Αρα υποχρέωση της ΝΔ ειναι να πραγματοποιήσει 
οσα υποσχέθηκε επισήμως και αφορούν το αρθρο 32 του ν.4609/2019.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 18:19   

 

23 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   ΝΕΛΛΗ ΧΡΗΣΤΑΚΗ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 16:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:25   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:35   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:18   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:42   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:32   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

3113 

3116



 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

3116 

3119



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 14:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:45   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:14   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:17  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 

3147 

3150



προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:35   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΑΚΙΩΤΗΣ

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:49   ΦΙΛΙΤΣΑ ΚΑΡΑΛΗ

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:19   ΦΑΝΗ ΑΓΓΕΛΗ

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:03   ΜΑΝΩΛΗΣ ΒΡΑΤΣΟΣ

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:42   ΕΛΕΝΗ ΤΣΑΓΚΑΡΑΚΗ

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

3176 

3179



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:24   ΕΙΡΗΝΗ ΤΖΟΡΤΖΟΓΛΟΥ

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

3181 

3184



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:41    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:17    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:00    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 11:41    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 10:47   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 10:20   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΣύνδεσμοςΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
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βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:39   

 

ΣύνδεσμοςΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΣύνδεσμοςΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
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επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:42   

 

ΣύνδεσμοςΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:51   

 

ΣύνδεσμοςΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:10   

 

ΣύνδεσμοςΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
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αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 09:28    

 

Με αφορμή τη μη ύπαρξη λύσης για την ιεραρχική διασάλευση του άρθρου 32 στο παρόν ΣΝ, παραθέτω ως 
σχόλιο, την τελευταία επιστολή του Συντονιστικού Συμβουλίου Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ καλώντας την 
πολιτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ να δείξει συνέπεια λόγων και έργων έστω και τώρα, την ύστατη στιγμή. Τα 
χιλιάδες μέλη μας παρακολουθούν με προσοχή την εξέλιξη του συγκεκριμένου θέματος που αποτελεί ζήτημα 
τιμής για εμάς αλλά και αξιοκρατίας- τάξης για το στράτευμα.

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του 
προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:42    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 23 Δεκεμβρίου 2022, 08:36    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:13   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:44    

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:47   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:46   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
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αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:40   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 22:42   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:20   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:55   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:40   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:59   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:10   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
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προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:15   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:18   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
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αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:09   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:56   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
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Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:50   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 

3215 

3218



από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:10   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:16   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:19   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:28   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
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δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:47   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 21:09    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:27    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

3226 

3229



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 20:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:45   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:01   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:54   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:03   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:09   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:29   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:47   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:11   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

3233 

3236



4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:42   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:29   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 18:58   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:59   

 

1.Οι διατάξεις του Ν.3883/2010 ορίζουν ως καταληκτικό βαθμό για τους Αξιωματικούς Ειδικών Καταστάσεων, 
που προέρχονται από αποφοίτους ΑΣΣΥ, του βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού, ήτοι βαθμούς κατά πολύ 
κατώτερους του βαθμού του Συνταγματάρχη που είναι ο καταληκτικός βαθμός για τους τελούντες στην ενεργό 
υπηρεσία Αξιωματικούς προερχόμενους από αποφοίτους ΑΣΣΥ.
2. Οι καταληκτικοί βαθμοί των Αξιωματικών Ειδικών Καταστάσεων είναι από ΑΣΕΙ: Ταξιάρχου – Συνταγματάρχη,
οι Μονιμοποιηθέντες – Μονιμοποιηθείσες Εθελοντές – Εθελόντριες του Ν.Δ.445/1974 και του Ν.705/1977: 
Συνταγματάρχη – Αντισυνταγματάρχη και οι Λοιπές Κατηγορίες Στελεχών – Σώματα Ασφαλείας – Δημόσιο 
Γενικότερα χωρίς καμία επίπτωση.
3. Αξιωματικοί απόφοιτοι των ΑΣΣΥ προσέφυγαν στην Ελληνική Δικαιοσύνη κατά της άρνησης της Διοίκησης να 
τους προαγάγει και δικαιώθηκαν. Την 30 Σεπτεμβρίου 2021 δημοσιεύτηκε η 1578/21 Απόφαση του Διοικητικού 
Εφετείου Αθηνών, όπου το Δικαστήριο έκρινε ότι οι προσφεύγοντες τελούν υπό όμοιες συνθήκες με λοιπές 
κατηγορίες Αξιωματικών και συνεπώς ότι υφίστανται άνιση μεταχείριση, κατά παράβαση της συνταγματικής 
αρχής της ισότητας, διότι είναι οι μόνοι που παραμένουν στάσιμοι στους βαθμούς του Λοχαγού – Υπολοχαγού 
και δεν εξελίσσονται όπως οι Αξιωματικοί Ειδικών Καταστάσεων των άλλων κατηγοριών
4. Ο Κος ΥΕΘΑ στην Φ.900α/5078/18330/25 Απρ 22/ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ μεταξύ άλλων απάντησε ότι:
«Σε ό,τι αφορά στους Αξιωματικούς προέλευσης ΑΣΣΥ που υπήχθησαν σε Ειδικές Καταστάσεις μετά τη 
δημοσίευση του ν.3883/10, εκδόθηκε πρόσφατα σχετική απόφαση της ελληνικής Δικαιοσύνης και κατόπιν 
αυτού εξετάζεται το ζήτημα από τις αρμόδιες νομικές υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών Επιτελείων, ώστε 
να διερευνηθεί η δυνατότητα επίλυσής του μέσω νομοθετικής ρύθμισης».

5. Μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί η απόφαση της Ελληνικής Δικαιοσύνης, δεν έχει επιλυθεί το θέμα με 
νομοθετική ρύθμιση, ούτε έχει συμπεριληφθεί στο κατατεθέν νομοσχέδιου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 
Έτσι οι συνάδελφοί μας Αξιωματικοί αναγκάζονται να προσφεύγουν συνεχώς στην Δικαιοσύνη μέχρι την 
οριστική δικαίωσή τους.
6. Αναμένουμε την Αποκατάσταση της Βαθμολογικής Εξέλιξης μας προκειμένου να σταματήσουμε να 
«τιμωρούμαστε» βαθμολογικά και μισθολογικά, με μικρότερο βαθμό και λιγότερο μισθό και αργότερα όταν 
αποστρατευτούμε με λιγότερη σύνταξη, μερίσματα, εφάπαξ και ΒΟΕΑ για τα τέκνα μας.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 16:50   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 15:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:29   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:11   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:29  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:25   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:41  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:30  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:47   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:06    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 14:40    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:54    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:21    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:21   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 13:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:58    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:03    

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:12   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:03   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:51   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

3310 

3313



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

3314 

3317



 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

3320 

3323



 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

3323 

3326



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:51   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:35   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 2 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:58   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:38  
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 

3333 

3336



άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:31  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:42  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:18   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:39   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:37   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:44   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:35   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:39  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:09   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:48   

 

Ζητούμε τήρηση των δεσμευσεων σας ως προς το αρθρο 32 του ν.4609/19 και τίποτα λιγότερο.Ο εμπαιγμος 
εχει και τα ορια του….

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:48   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

3390 

3393



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:21   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:18   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 11:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:56   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:26   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

3419 

3422



 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:14     

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 

3422 

3425



καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:22   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:54   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:54   

 

3437 

3440



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:06   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

3446 

3449



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:50  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:54   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 

3466 

3469



προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:47  
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

3468 

3471



 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
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αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
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ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
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ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:15   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:33   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:29   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 10:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
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γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:28   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:28   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:13   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:24   

3490 

3493



 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:44   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
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περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:53   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
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απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:03   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
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γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μειζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:12   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:34   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:08   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
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ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
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ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
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σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
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ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:42   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
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γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:03   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό 
πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς 
όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να
γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του 
ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί 
επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την 
περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού 
προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
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τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:49   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/ Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 09:59   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
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Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/ Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:27    

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/ Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:47   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/ Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:07   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:54   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:17   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:41   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:05    

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:13   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:12    

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:12   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
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με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:29   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:37   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:37    
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:53   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:50   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 08:21   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 22 Δεκεμβρίου 2022, 00:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:51   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:18   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:10   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:46   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

3560 

3563



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

3573 

3576



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
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ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:41   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:13   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 

3590 

3593



καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:18   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:09   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   

3595 

3598



 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

3604 

3607



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:21   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 23:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:04   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:54   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:41   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:52   

 

21 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   1988 Σ.Ξ ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   
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21 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   1988 Σ.Ξ ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:43   

3616 

3619



 

Με αφορμή τη μη ύπαρξη λύσης για την ιεραρχική διασάλευση του άρθρου 32 στο παρόν ΣΝ, παραθέτω ως 
σχόλιο, την τελευταία επιστολή του Συντονιστικού Συμβουλίου Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ καλώντας την 
πολιτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ να δείξει συνεπεια λόγων και έργων έστω και τώρα, την ύστατη στιγμή. Τα 
χιλιάδες μέλη μας παρακολουθούν με προσοχή την εξέλιξη του συγκεκριμένου θεματος που αποτελεί ζήτημα 
τιμής για εμάς αλλά και αξιοκρατιας- τάξης για το στράτευμα.Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη 
διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που 
να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως 
σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και 
την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει 
κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι 
καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των 
προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
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αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:06   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:37   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
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προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του 
κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που 
έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει 
τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το 
Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών 
Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει 
μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των
Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200
περίπου θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:28   
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Με αφορμή τη μη ύπαρξη λύσης για την ιεραρχική διασάλευση του άρθρου 32 στο παρόν ΣΝ, παραθέτω ως 
σχόλιο, την τελευταία επιστολή του Συντονιστικού Συμβουλίου Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ καλώντας την 
πολιτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ να δείξει συνεπεια λόγων και έργων έστω και τώρα, την ύστατη στιγμή. Τα 
χιλιάδες μέλη μας παρακολουθούν με προσοχή την εξέλιξη του συγκεκριμένου θεματος που αποτελεί ζήτημα 
τιμής για εμάς αλλά και αξιοκρατιας- τάξης για το στράτευμα.Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη 
διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που 
να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως 
σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και 
την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει 
κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι 
καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των 
προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Με αφορμή τη μη ύπαρξη λύσης για την ιεραρχική διασάλευση του άρθρου 32 στο παρόν ΣΝ, παραθέτω ως 
σχόλιο, την τελευταία επιστολή του Συντονιστικού Συμβουλίου Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ καλώντας την 
πολιτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ να δείξει συνεπεια λόγων και έργων έστω και τώρα, την ύστατη στιγμή. Τα 
χιλιάδες μέλη μας παρακολουθούν με προσοχή την εξέλιξη του συγκεκριμένου θεματος που αποτελεί ζήτημα 
τιμής για εμάς αλλά και αξιοκρατιας- τάξης για το στράτευμα.Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη 
διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που 
να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως 
σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και 
την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει 
κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι 
καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των 
προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 
17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε 
επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα 
τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το 
αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο 
πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από 
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απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη 
εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως 
κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, 
σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για 
διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί 
λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο 
ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου, το πρόβλημα 
επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος 
ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων 
Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές 
ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι 
περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της 
εξουσίας από τη ΝΔ) !Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος 
γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι 
ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 21:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:35   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε 
πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε 
πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:55   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 20:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:17   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:20   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:24   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:41   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:45   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:01   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:19   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:26   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:50   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:02   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:09   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:23   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:27   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   

 

3636 

3639



ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:56   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:44   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:49   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:08   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:10   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:30   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:42   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 
17/ΓΕΕΘΑ/Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:49   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:17   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:40   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:30   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:31   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:42   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:57   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:18   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:57   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:16   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:25   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:22   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:20   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:41   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:02   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:16   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:24   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:25   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:01   
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Με αφορμή τη μη ύπαρξη λύσης για την ιεραρχική διασάλευση του άρθρου 32 στο παρόν ΣΝ, παραθέτω ως 
σχόλιο, την τελευταία επιστολή του Συντονιστικού Συμβουλίου Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ καλώντας την 
πολιτική ηγεσία του ΥΠΕΘΑ να δείξει συνεπεια λόγων και έργων έστω και τώρα, την ύστατη στιγμή. Τα 
χιλιάδες μέλη μας παρακολουθούν με προσοχή την εξέλιξη του συγκεκριμένου θεματος που αποτελεί ζήτημα 
τιμής για εμάς αλλά και αξιοκρατιας- τάξης για το στράτευμα.

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 17:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:05   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:12   
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του Ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του Ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 
17/ΓΕΕΘΑ/Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:49   

 

Κυριοι της ΝΔ απλως τηρηστε τις δεσμευσεις σας οσον αφορα το περιβοητο αρθρο 32.Αυτο επιβαλλουν οι 
κανονες πολιτικης ευθιξιας και αξιοπρεπειας.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:08   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:48   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:09   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:55   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:51   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:08  

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:01   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 16:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:28   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:37   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:38   

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ,
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:46   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:44   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:11   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.8

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:31   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:42   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 
17/ΓΕΕΘΑ/Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:31   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:01   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

3682 

3685



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 15:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:45   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:06   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:16   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:30   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:58     

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:23   
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ΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:16   

 

ΑΡΘΡΟ–32 του ν.4609/2019

Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ–32 του ν.4609/2019

Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

ΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
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αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:34   

 

ΑΡΘΡΟ–32 του ν.4609/2019
Αξιότιμε κ. Υπουργέ,

Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:51   

 

ΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
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ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:18   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέονεπιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

3760 

3763



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:19   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:00   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 14:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:34   

 

ΑΡΘΡΟ–32 του ν.4609/2019
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
3.Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 13:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:38   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
3.Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:40  

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:07   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:30   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
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εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
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εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:54   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 

3809 

3812



Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:14   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:06   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 12:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.

3. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

4. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
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σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:06   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.

3. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

4. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος 
των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο 
ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος 
που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β
´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:22   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος 
των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο 
ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος 
που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β
´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος 
των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο 
ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος 
που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β
´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
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δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:28   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος 
των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο 
ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος 
που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β
´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 

3846 

3849



του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:01   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος 
των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο 
ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος 
που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β
´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
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ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19.
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος 
των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο 
ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος 
που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ (Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β
´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:08   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
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αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:48   

 

Απαράδεκτη η ΜΗ ΕΠΙΛΥΣΗ των προβλημάτων που δημιουργήθηκαν με την εφαρμογή του Άρθρου 32 του 
ν.4609/2019!

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:15   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

3869 

3872



 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέονεπιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και 
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και 
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την 
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό 
του Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα 
σας πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το 
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 11:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:50   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
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αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:58   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 

3879 

3882



προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:15   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:25   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:39   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:43   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:52   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 10:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:28   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:26   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
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προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:05   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν 
υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη 
αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον 
ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων 
Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω 
του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο
άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί 
μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη 
της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε 
ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:17   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:24   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
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αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:01   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:02   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:42   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:55   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:11   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:22   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:13   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:12   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 

3930 

3933



συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:25   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 09:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
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παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:30   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:13   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:16   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
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επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
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το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:42   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:30   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:24   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία τοΜετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που 
εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 
του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

υ, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:51   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:02   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 08:55   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 07:41   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 07:09   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 07:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 07:58   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 07:26   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 05:00   
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 05:24   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 05:04   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 05:22   
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Αξιότιμε κ. Υπουργέ

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 05:45   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19

Αξιότιμε κ. Υπουργέ

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1).
Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας 
της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, 
δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το 
συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 02:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 02:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 00:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να
επιχειρηματολογίσουμε επ' αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι
17/ΓΕΕΘΑ/ Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας
πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη
νομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά
τήρησης των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να
επιχειρηματολογίσουμε επ' αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι
17/ΓΕΕΘΑ/ Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας
πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη
νομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά
τήρησης των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να
επιχειρηματολογίσουμε επ' αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι
17/ΓΕΕΘΑ/ Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας
πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη
νομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά
τήρησης των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να
επιχειρηματολογίσουμε επ' αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι
17/ΓΕΕΘΑ/ Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας
πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη
νομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά
τήρησης των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να
επιχειρηματολογίσουμε επ' αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι
17/ΓΕΕΘΑ/ Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας
πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη
νομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά
τήρησης των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 21 Δεκεμβρίου 2022, 00:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να
επιχειρηματολογίσουμε επ' αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι
17/ΓΕΕΘΑ/ Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και
χρόνια να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και
κανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την
προσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας
πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το
οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη
νομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά
τήρησης των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

3953 

3956



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:52   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:01   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 23:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

3964 

3967



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:28   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
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καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:45   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:05   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:05   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:52   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

3973 

3976



5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:38   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:35   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:02   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:13   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:57   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:53   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
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Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:56   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 22:32   
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:06   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:05   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:
Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
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καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 

3993 

3996



επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:47   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:46     

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:49   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:17   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:06   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:18   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε 
πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:57   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:14   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε 
πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 21:59   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ
Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:40   
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΆ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΆΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:09   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ
Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:14   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ 
μας, ναεπιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε 
εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και τοοποίο η τότε αντιπολίτευση και 
σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικώνσυνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει 
την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότεπροβλέψει το ΓΈΈΘΑ και την είχε 
αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι17/ΓΈΈΘΑ/ Β1. Έίναι αδιανόητο στις τάξεις 
των ΈΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδικήισορροπία μέσα στον ίδιο 
σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ καιχρόνια να αναλάβετε, αφορά τα 
στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ καικανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό
έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ τηνπροσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.Συνέχεια 
των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό τουΑντισυνταγματάρχου και 
Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977καταλύοντας έτσι εσφαλμένα 
την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικέςσχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο 
καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 καιν.705/1977 είναι ο βαθμός του 
Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σαςπληροφόρησαν οι Έπιτελείς σας. Αυτά 
αποδεικνύονται με το ΦΈΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με τοοποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.Όλα 
αυτά λοιπόν είναι ο ΌΡΙΣΜΌΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών 
καιδιαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και 
τηνομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικάτήρησης
των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.Έυελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να 
εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίαςαπέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες
με απώτερο σκοπό, το βέλτιστοαποτέλεσμα για τις ΈΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το 
ζητούμενο όλων

4018 

4021



 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 

4020 

4023



ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ 
μας, ναεπιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε 
εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και τοοποίο η τότε αντιπολίτευση και 
σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικώνσυνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει 
την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότεπροβλέψει το ΓΈΈΘΑ και την είχε 
αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι17/ΓΈΈΘΑ/ Β1. Έίναι αδιανόητο στις τάξεις 
των ΈΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδικήισορροπία μέσα στον ίδιο 
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σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ καιχρόνια να αναλάβετε, αφορά τα 
στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ καικανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό
έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ τηνπροσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.Συνέχεια 
των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό τουΑντισυνταγματάρχου και 
Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977καταλύοντας έτσι εσφαλμένα 
την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικέςσχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο 
καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 καιν.705/1977 είναι ο βαθμός του 
Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σαςπληροφόρησαν οι Έπιτελείς σας. Αυτά 
αποδεικνύονται με το ΦΈΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με τοοποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.Όλα 
αυτά λοιπόν είναι ο ΌΡΙΣΜΌΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών 
καιδιαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και 
τηνομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικάτήρησης
των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.Έυελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να 
εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίαςαπέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες
με απώτερο σκοπό, το βέλτιστοαποτέλεσμα για τις ΈΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το 
ζητούμενο όλων

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ 
μας, ναεπιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε 
εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και τοοποίο η τότε αντιπολίτευση και 
σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικώνσυνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει 
την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότεπροβλέψει το ΓΈΈΘΑ και την είχε 
αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι17/ΓΈΈΘΑ/ Β1. Έίναι αδιανόητο στις τάξεις 
των ΈΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδικήισορροπία μέσα στον ίδιο 
σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ καιχρόνια να αναλάβετε, αφορά τα 
στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ καικανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό
έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ τηνπροσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.Συνέχεια 
των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό τουΑντισυνταγματάρχου και 
Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977καταλύοντας έτσι εσφαλμένα 
την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικέςσχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο 
καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 καιν.705/1977 είναι ο βαθμός του 
Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σαςπληροφόρησαν οι Έπιτελείς σας. Αυτά 
αποδεικνύονται με το ΦΈΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με τοοποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.Όλα 
αυτά λοιπόν είναι ο ΌΡΙΣΜΌΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών 
καιδιαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και 
τηνομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικάτήρησης
των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.Έυελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να 
εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίαςαπέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες
με απώτερο σκοπό, το βέλτιστοαποτέλεσμα για τις ΈΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το 
ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:39     

Αξιότιμε κε Υπουργέ,Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ 
μας, ναεπιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε 
εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και τοοποίο η τότε αντιπολίτευση και 
σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικώνσυνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει 
την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότεπροβλέψει το ΓΈΈΘΑ και την είχε 
αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι17/ΓΈΈΘΑ/ Β1. Έίναι αδιανόητο στις τάξεις 
των ΈΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδικήισορροπία μέσα στον ίδιο 
σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ καιχρόνια να αναλάβετε, αφορά τα 
στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ καικανένας άλλος δεν έχει το παραμικρό
έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ τηνπροσδοκώμενη νομοθετική πρωτοβουλία.Συνέχεια 
των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό τουΑντισυνταγματάρχου και 
Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977καταλύοντας έτσι εσφαλμένα 
την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικέςσχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο 
καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 καιν.705/1977 είναι ο βαθμός του 
Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σαςπληροφόρησαν οι Έπιτελείς σας. Αυτά 
αποδεικνύονται με το ΦΈΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με τοοποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.Όλα 
αυτά λοιπόν είναι ο ΌΡΙΣΜΌΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών 
καιδιαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και 
τηνομιμότητα του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικάτήρησης
των δικών σας δεσμεύσεων για επίλυση.Έυελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να 
εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίαςαπέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες
με απώτερο σκοπό, το βέλτιστοαποτέλεσμα για τις ΈΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το 
ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 20:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:42   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:38   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:13   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:50   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 
17/ΓΕΕΘΑ/Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:14   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
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και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:55   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:20   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

4036 

4039



Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:28   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:39   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:45   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:04   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:11   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:11   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:55   

 

Το μονο που ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ να γινει ειναι η τηρηση των δεσμευσεων της ΝΔ που εκανε (ως αντιπολιτευση) κατα 
την ψηφιση του αρθρου 32 στη ΒΤΕ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:48   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ
Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19.

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων
τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι αξκοι οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:47   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογήσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:54   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:17   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:23   

 

Aρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
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διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:57   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:20   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:16   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
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διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
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το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:45   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:42   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
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παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:05   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:16   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 19:58   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
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παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:14   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
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συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:03   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:20   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:19   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:45   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 

4061 

4064



κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:25   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:42   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
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και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:38   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:56   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:19   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:35   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
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ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:40   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:06   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:13   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:26   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:41   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:44   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:56   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:10   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:26   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:31   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
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αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 18:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:40   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 17:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:06   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:52   
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ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:58   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:48   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:40   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:25   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:09   

4099 

4102



 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:
Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:38   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:44   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:41   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
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συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:01   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΆΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 16:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:21   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:25   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:33   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
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συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:34   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΠΑΡΑΘΕΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
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αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΠΙΤΈΛΟΥΣ ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:54   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΣΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:05   

4116 

4119



 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ ΣΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
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ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
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συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:06   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

4121 

4124



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:45   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:16   

 

ΠΡΟΣ ΑΞΙΌΤΙΜΟ ΥΠΟΥΡΓΌ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:41   

 

ΑΞΙΟΤΙΜΕ ΥΠΟΥΡΓΈ ΕΘΝΙΚΉΣ ΆΜΥΝΑΣ ΣΑΣ ΠΑΡΑΘΈΤΩ ΤΑ ΕΞΉΣ:

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
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αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΠΙΤΈΛΟΥΣ ΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:09   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
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ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΠΙΤΈΛΟΥΣ ΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:09   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΠΙΤΈΛΟΥΣ ΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:15   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:21   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
ΕΠΙΤΈΛΟΥΣ ΑΝ ΘΈΛΕΤΕ ΝΑ ΛΕΓΕΣΤΕ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗ ΠΟΥ ΤΗΡΕΊ ΤΙΣ ΔΕΣΜΕΎΣΕΙΣ ΤΗΣ ΝΟΜΟΘΈΤΗΣΕ ΤΩΡΑ!!!!

 20 Δεκεμβρίου 2022, 15:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:48   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Αν και είμαι λίγο καιρό απόστρατος όμως παρακολουθώ τα γενόμενα στις τάξεις των ΕΔ και θα ήθελα να σας 
επισημάνω τα ακόλουθα:

1/. Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν επιλύεται 
κανένα ζήτημα όπως είχαν σημειωθεί, από την τότε αξιωματική αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση της ΝΔ, 
κατά την συζήτηση που είχε λάβει χώρα στην ολομέλεια της ΒτΕ κατά την ψήφιση του Ν. 4609/19. (λχ: άρθρο 
10 περί αριστείας, άρθρο 23 περί αντιρρησιών συνείδησης, άρθρο 15 περί γραφ. νομικής προστασίας στελεχών
κλπ).
Συναφώς, αυτά είχαν τονιστεί σε όλες τις συνομιλείς των στελεχών της ΝΔ, ιδιαίτερα από μέρους του συνόλου 
των αξιότιμων βουλευτών του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ, όπως οι κκ Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος 
Κικίλιας, ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή 
θα διορθώσει όλα τα κακώς κείμενα. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της 
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βουλής. (βλ. εδώ: https://athanasioskavvadas.gr/8581/omilia-voulefti-lefkadas-thanasis-kavvada-sto-n-s-tou-
yp-ethnikis-amynas/ . ) & ( https://www.hellenicparliament.gr/userfiles/media/synedriaseis/olomeleia-
20190418-b.mp4 ).

2/. Αποκορύφωμα όλων των ανωτέρω, αποτελεί η υπόσχεση για την κατάργηση του περιβόητου άρθρου 32 
του ν. 4609/19, παρ. 1, το οποίο λειτουργεί ευεργετικά υπέρ των Εθελοντών που μονιμοποιήθηκαν με τον 
ν.445/74 και των Εθελοντριών που μονιμοποιήθηκαν με τον ν.705/77. Τότε, η ΝΔ διακαώς ζητούσε την 
απόσυρση του και στη συνέχεια ως κυβέρνηση πλέον δια του κου ΥΕΘΑ & ΑΝΥΕΘΑ, είχαν δεσμευτεί 
επανειλημμένα για την αποκατάσταση της αδικίας, αλλά όπως βλέπουμε ξεχάστηκαν όλα και μέσα στο παρόν 
Ν/Σ, δεν γίνεται καμία αναφορά γι’ αυτό το ζήτημα, καίτοι έχουν περάσει 3,5 χρόνια διακυβέρνησης του τόπου
από τη ΝΔ. (βλ. εδώ: https://prnt.sc/I5MnDaLcPE-j )
Η αδικία όσον φορά στο συγκεκριμένο άρθρο εις βάρος των στελεχών ΑΣΣΥ, είχε επισημανθεί και από το 
ΓΕΕΘΑ δια μέσου του εγγράφου του: Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/ Β1 και στη συζήτηση στην 
ολομέλεια τότε (18/4/2019) είχε τονιστεί αυτό πολλές φορές. (βλ. 
εδώ: https://armyvoice.gr/2019/04/nomoschedio-ypetha-omovrontia-pyron-apo-assy-gia-epistoli-emth/ )
Σημειώνεται ότι όλα αυτά τα χρόνια, πολλά στελέχη και βουλευτές της σημερινής κυβέρνησης, σε συναντήσεις 
τους με τον κο ΥΕΘΑ, εισέπραξαν την ξεκάθαρη δέσμευση για την επίλυση του προβλήματος. (βλ. 
εδώ: https://athanasioskavvadas.gr/9892/synantisi-tou-voulefti-lefkadas-thanasi-kavvada-me-ton-ypourgo-
ethnikis-amynas-niko-panagiotopoulo/
& εδώ: https://armyvoice.gr/2020/05/zetta-makri-yetha-assy/
& εδώ: https://sastya.gr/index.php/new/item/1597-ierarxia-kai-ekseliksi-dioikitiki-apokatastasi-apofoiton-
assy-krinomenon-kata-to-n-2439-96-arthro-32-n-4609-2019 ).

3/. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. 
(βλ .εδώ: https://www.pomens.gr/enimerosi/deltia-typou/846-32 ).

4/. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ πολύ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

Σας ευχαριστώ πολύ για το βήμα.
Αξκός εν.απ. / Απόφοιτος ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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https://www.pomens.gr/enimerosi/deltia-typou/846-32
https://sastya.gr/index.php/new/item/1597-ierarxia-kai-ekseliksi-dioikitiki-apokatastasi-apofoiton-assy-krinomenon-kata-to-n-2439-96-arthro-32-n-4609-2019
https://sastya.gr/index.php/new/item/1597-ierarxia-kai-ekseliksi-dioikitiki-apokatastasi-apofoiton-assy-krinomenon-kata-to-n-2439-96-arthro-32-n-4609-2019
https://armyvoice.gr/2020/05/zetta-makri-yetha-assy/
https://athanasioskavvadas.gr/9892/synantisi-tou-voulefti-lefkadas-thanasi-kavvada-me-ton-ypourgo-ethnikis-amynas-niko-panagiotopoulo/
https://athanasioskavvadas.gr/9892/synantisi-tou-voulefti-lefkadas-thanasi-kavvada-me-ton-ypourgo-ethnikis-amynas-niko-panagiotopoulo/
https://armyvoice.gr/2019/04/nomoschedio-ypetha-omovrontia-pyron-apo-assy-gia-epistoli-emth/
https://prnt.sc/I5MnDaLcPE-j
https://www.hellenicparliament.gr/userfiles/media/synedriaseis/olomeleia-20190418-b.mp4
https://www.hellenicparliament.gr/userfiles/media/synedriaseis/olomeleia-20190418-b.mp4
https://athanasioskavvadas.gr/8581/omilia-voulefti-lefkadas-thanasis-kavvada-sto-n-s-tou-yp-ethnikis-amynas/
https://athanasioskavvadas.gr/8581/omilia-voulefti-lefkadas-thanasis-kavvada-sto-n-s-tou-yp-ethnikis-amynas/


Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογήσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχη και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογήσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχη και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογήσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχη και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:49   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

4147 

4150



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:51   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 14:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:28   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:18   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

4166 

4169



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:24   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

4170 

4173



 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 

4174 

4177



προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ασσυ.3
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:25   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:48   

 

Kε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχη και αντιστοίχων και όχι του Ταγματάρχη και αντιστοίχων όπως 
εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 
2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:35   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.

4198 

4201



Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:20   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:48   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:38   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:08   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:19   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 13:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:13   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
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διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
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τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:30   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
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Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:21   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:59   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν

4252 

4255



καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:03   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:24   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:59   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:23   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:19   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
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απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:46   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.Την 
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:53   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 

4275 

4278



προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:42   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:27   

 

Απαράδεκτη ηθικά αλλά και ανακόλουθη της προεκλογικής δέσμευσης της ΝΔ η ΜΗ ΕΠΙΛΥΣΗ των προβλημάτων
που προκλήθηκαν από το Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:45   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:01   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:49   

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 12:14   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:38   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:54   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:27   

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:48   

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:02   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογήσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχη και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:53   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογήσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχη και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:56   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:43   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 11:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:38   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογήσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχη και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων .
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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«Αξιότιμε κύριε Υπουργέ,
Με λύπη μας διαπιστώνουμε ότι στο σύνολο των άρθρων-διατάξεων του ΥΠΕΘΑ που επιχειρούν την 
αποκατάσταση αγκυλώσεων σε ζητήματα σταδιοδρομικής φύσεως των στελεχών των Ε.Δ., δεν εμπεριέχεται 
λύση στο φλέγον ζήτημα της διασάλευσης της αρχαιότητας που προκλήθηκε από την εφαρμογή του άρθρου 32 
του ν.4609/19, σε βάρος των Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ.
Επειδή είμαστε ακράδαντα πεπεισμένοι ότι δεν ήταν και δεν είναι στις προθέσεις σας η άνιση μεταχείριση στις 
προαγωγές στελεχών μέσης εκπαίδευσης μη στρατιωτικής σχολής, σε σχέση με στελέχη που είναι απόφοιτοι 
σχολής της Ανώτερης Βαθμίδας της Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης και φυσικά η διαιώνιση της αδικίας αυτής, 
οδηγούμαστε σε αυτό τον σχολιασμό.
Θα θέλαμε να σας υπενθυμίσουμε ότι, η τότε Αξιωματική Αντιπολίτευση (και νυν Κυβέρνηση), το 2019 είχε 
επισημάνει και καταψηφίσει τη συγκεκριμένη διάταξη με την ίδια επιχειρηματολογία που σας έχουμε εκθέσει 
κατά καιρούς και δεσμεύτηκε για αποκατάσταση άμα την ανάληψη της εξουσίας.
Αναμένουμε κ. Υπουργέ να υλοποιήσετε επί του παρόντος την προσωπική σας πολιτική δέσμευση για 
αποκατάσταση. Δέσμευση την οποία θέσατε σε δεκάδες Βουλευτές του κυβερνώντος κόμματος ή μη, από το 
βήμα της Βουλής.
Προσμένουμε να δώσετε τέλος στις επιπτώσεις της εφαρμογής του Άρθρου 32 του ν.4609/19 που βιώνουν τα 
στελέχη σας επί σειρά ετών, στο τρέχον νομοθετικό έργο.»
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Κύριε Υπουργέ
Για πολλοστή φορά διαπιστώνω ότι στο παρών Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ εμπεριέχονται άρθρα , χωρίς ωστόσο να 
υπάρχει πρόβλεψη που να επιλύει το μείζον ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του Ν.4609/2019, καθώς δεν 
παράγει δίκαιο αποτέλεσμα, εφόσον προδήλως επενεργεί μεροληπτικά υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας 
στελεχών (Εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και Εθελοντριών του Ν.705/1977), έναντι των Αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ
και παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η επίμαχη διάταξη έχει τροποποιήσει έμμεσα, κατά τρόπο καταχρηστικό, το ισχύον βαθμολογικό ανάπτυγμα,
ανέτρεψε εκ νέου την υφιστάμενη σειρά αρχαιότητας και ως εκ τούτου την ιεραρχία, συνιστώντας θρυαλλίδα 
αποσυσπείρωσης της συνοχής και της ομοιογένειας των ΕΔ, καθώς είναι απολύτως σαφές ότι ο νομοθέτης, με 
τις διατάξεις του άρθρου 12 του ν.δ. 445/1974 (ΦΕΚ 160 Α΄), έχει προβλέψει ώστε οι μονιμοποιηθέντες 
Εθελοντές και Εθελόντριες να μην προάγονται πριν τη συμπλήρωση του ελαχίστου χρόνου παραμονής του 
αμέσως αρχαιότερού τους, προς αποφυγή ανατροπών και διασάλευσης της αρχαιότητας και της ιεραρχίας στις 
ΕΔ, διότι συνιστά μείζον ζήτημα ηθικής τάξης, εφόσον εξομοιώνονται αυθαίρετα διακριτές μεταξύ τους 
κατηγορίες προσωπικού τόσο ως προς την προέλευση, όσο και ως προς τα τυπικά προσόντα.
2. Κατόπιν των παραπάνω, προτείνεται όπως εισαχθεί στο παρόν Ν/Σ η εξής διάταξη σταδιοδρομικής φύσεως:
« Οι εν ενεργεία αξιωματικοί που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) και 
για τους οποίους ισχύουν οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παραγράφων 11 και 12 αυτού, 12 
έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 (Α΄ 134), κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη 
συμπλήρωση του ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του 
ν.2439/1996 και εάν κριθούν προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για 
τους αξιωματικούς, που αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα 
αναδρομικής καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών.»
Παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος διότι, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό 
διάστημα (σχεδόν 3,5 έτη) από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ζήτημα αξιοκρατίας και τιμής για τους 
απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:22   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:16   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:49   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίοφαλμένα σας πληροφόρησαν οι Επιτελείς σας. Αυτά 
αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερυ κάτι που είναι και το 
ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:09   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:33   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:05   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

4327 

4330



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:24 

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:21   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:02   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

4336 

4339



 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 

4339 

4342



νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:00   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 10:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:54   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:44 

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:22   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:19   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:07   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:13   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

4354 

4357



 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:05   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση ποέλευσης στελεχών από παραγωγικές σχολές. 
Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:49 

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:19   

 

4365 

4368



Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:55   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
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διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:20   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:00   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:55   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
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τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:43   

 

Άρθρο 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:09   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:31   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:33   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:47   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:14   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 09:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:32   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:49   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:28   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:02   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:39   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
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θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:55   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
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αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:00   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
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προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων 
Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί 
ανωτέρω.5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, 
οι δυο Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα 
οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου 
θιγόμενοι Αξκοί οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την 
ημερομηνία ανάληψης της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:07   
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20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:34   

 

20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:54   

 

20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:17   

 

20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:34   

 

20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:00   

 

20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:29   

 

20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:42   

 

20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:47   
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20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:32   

 

20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   ΜΜ Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 

4396 

4399



οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 08:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:18   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
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δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:58   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 07:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 06:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 06:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 06:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 06:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 06:58   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 06:28   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 05:39   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 05:39   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 05:59   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 

4404 

4407



(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 05:32   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 05:59   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 05:31   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί–αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 02:30   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 02:29   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 01:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 01:51   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 01:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:26   

4410 

4413



 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:45   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:08   

 

Για την. οριστική αποκατάσταση των μεταβολών που επέφερε εις βάρος των ΑΣΣΥ η παρ. 1 του άρθρου 32 του 
ν. 4609 /19 προτείνονται τα παρακάτω:

    α. Την τροποποίηση της παραγράφου 13α του άρθρου 36 του Ν.3883/2010 ως εξής:

«13α. Πέραν των καθοριζομένων στην περίπτωση γ΄ της παραγράφου 13, οι αξιωματικοί της περίπτωσης 5 της 
παραγράφου β´ του άρθρου 2 είναι και νεότεροι των ομοιοβάθμων τους, που προέρχονται από ΑΣΣΥ και 
απέκτησαν το βαθμό κατά το ίδιο ημερολογιακό έτος ανεξάρτητα από την ημερομηνία κτήσης του βαθμού».

    β. Την τροποποίηση του άρθρου 37 του Ν.4494/2017 ως εξής:

«1. Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 
(Α΄ 219) ισχύουν και για τους εν ενεργεία αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές 
Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την κατηγορία των 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 
705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι 
τις 31.12.2018. Για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου, ο χρόνος των περ. β΄ και γ΄ της παρ. 8 του 
άρθρου 5 του ν. 2439/1996 υπολογίζεται ως χρόνος υπηρεσίας μονίμου αξιωματικού πέρα από τα δεκατρία έτη 
από την ημερομηνία κατάταξής τους. Για τους αξιωματικούς που δυνάμει του παρόντος άρθρου αποκτούν 
δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής, δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των 
αντίστοιχων αποδοχών. Για τους αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές 
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Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και τους αντίστοιχους του πρώτου εδαφίου που προέρχονται από την κατηγορία
των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 4451974 και των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 705/1977 δεν 
είναι απαραίτητη η συμπλήρωση του προσόντος του χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν.
2439/1996. Ειδικά για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου των ειδικοτήτων Ραδιοναυτίλων, Τεχνικής 
Υποστήριξης και Υπηρεσιών Υποστήριξης της Πολεμικής Αεροπορίας ισχύουν επιπλέον τα καθοριζόμενα στην 
περ. δ΄ της παρ. 8 του άρθρου 3 του ν. 2439/1996».

   γ. Την εισαγωγή νέας παραγράφου «2» στο άρθρο 37 του Ν.4494/2017 ως εξής:

«2. Οι προερχόμενοι αξιωματικοί από Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπξκων (ΑΣΣΥ) που εντάσσονται στις 
διατάξεις της ανωτέρω παραγράφου 1, κρίνονται για προαγωγή στον επόμενο βαθμό, με τη συμπλήρωση του 
ελάχιστου απαραίτητου χρόνου παραμονής της παραγράφου 1δ του άρθρου 5 του Ν.2439/96 και εάν κριθούν 
προακτέοι, προάγονται ανεξαρτήτως της ύπαρξης κενών οργανικών θέσεων. Για τους αξιωματικούς, που 
αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής προαγωγής δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής καταβολής 
των αντίστοιχων αποδοχών».

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:40   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 20 Δεκεμβρίου 2022, 00:56   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:24   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:52   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:19   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:04   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει οριστικά και αμετάκλητα το ιεραρχικό πρόβλημα που προκλήθηκε με τις διατάξεις του 
άρθρου 32 του ν.4609/19, μετά από 3,5 έτη αναμονής, γνωρίζονται τα ακόλουθα:

Τελευταίος και πιο χαρακτηριστικός κρίκος της μακράς αλυσίδας αμφιλεγόμενων αποφάσεων της Πολιτείας 
υπήρξε η ρύθμιση της παρ. 1 του άρθρου 32, του Ν.4609/2019, η οποία ατυχώς εμφιλοχώρησε, καθώς επιδρά 
μεροληπτικά προς όφελος των Εθελοντών του ν.δ. 445/1974 και Εθελοντριών του Ν.705/1977 και εις βάρος 
των Αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ. Υποχρέωση της κανονιστικώς δρώσας Διοίκησης είναι τήρηση της Αρχής της 
Αναλογικής Ισότητας, η οποία στη συγκεκριμένη περίπτωση, δυστυχώς δεν μετουσιώνεται σε πράξη, αφού η 
διάταξη τροποποιεί έμμεσα, κατά τρόπο καταχρηστικό, το ισχύον βαθμολογικό ανάπτυγμα που καθορίζεται 
σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν.3883/2010, ανατρέπει εκ νέου την σειρά αρχαιότητας και την ιεραρχία (βάσει 
του Ν.2439/1996), συνιστώντας θρυαλλίδα αποσυσπείρωσης της συνοχής και της ομοιογένειας των ΕΔ. Είναι 
απολύτως σαφές ότι ο νομοθέτης, με τις διατάξεις του άρθρου 12 του ν.δ. 445/1974 (ΦΕΚ 160 Α΄), έχει 
προβλέψει ώστε οι μονιμοποιηθέντες Εθελοντές και Εθελόντριες να μην προάγονται πριν τη συμπλήρωση του 
ελαχίστου χρόνου παραμονής του αμέσως αρχαιότερού τους (ΑΣΣΥ), προς αποφυγή ανατροπών της τάξης και 
της ιεραρχίας.
Κατόπιν των παραπάνω, προτείνεται η τροποποίηση του άρθρου 37 του Ν.4494/2017, όπως αυτό 
τροποποιήθηκε και διαμορφώθηκε με το άρθρο 150 του Ν.4764/2020, ώστε να αποκατασταθεί άμεσα η τάξη.
Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και σε έγγραφα του ΓΕΕΘΑ που έχουν δει το φως της δημοσιότητας.
Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν εδώ 3,5 ολόκληρα χρόνια διακύβερνησης από τη ΝΔ (που διαφώνησε εξ’ αρχής με τη 
συγκεκριμένη ρύθμιση!!!!!) τη διοικητική τους αποκατάσταση……
Καταθέτω τον προβληματισμό και την απογοήτευσή μου και προσμένω για την άμεση επίλυση του προβλήματος
διότι, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα χωρίς καμία πρωτοβουλία άρσης της 
δυσχέρειας, αφετέρου δε είναι μείζον ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:00   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:09   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 
32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, και για το σκοπό αυτό πιστεύω ότι:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων προέλευσης από ΑΣΣΥ, προς όφελος των 
μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει 
κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι 
εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλής των μέχρι πρότινος 
προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για τη διατήρηση της πειθαρχίας και τη μη διασάλευση της τάξης.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32, λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε, συντασσόμενη πλήρως με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν από το βήμα 
της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο κύριος Κικίλιας 
ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα 
διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα ανωτέρω 
επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει αναλυθεί και τεκμηριωθεί επαρκώς 
στο δημόσιο διάλογο και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών 
(ΠΟΕΣ – ΠΟΜΕΝΣ). Πέραν τούτου, το πρόβλημα που προκλήθηκε και συνεχίζει να υφίσταται επιβεβαιώνεται και 
στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

4423 

4426
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:29   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ).
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 

4425 

4428



να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:56   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:31   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:34   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:32   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 23:17   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:35   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:41   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:10   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:48   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:39   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:36   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:31   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:56   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:34   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:43   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:32   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:33   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:38   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:17   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
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συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
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και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:34   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:12   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:25   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:50   

 

Απαράδεκτη ηθικά και ανακόλουθη της προεκλογικής δέσμευσης της ΝΔ η ΜΗ ΕΠΙΛΥΣΗ των προβλημάτων που 
προκλήθηκαν από το Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:43   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 

4463 

4466



να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:35   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 22:18   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
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προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:32   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:55   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:14   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:12   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
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Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:44   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:05   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:31   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:17   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
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εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:56   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:47   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:32   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:06   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:32   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:10   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:44   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:41   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:57   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
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Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:44   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:04   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:43   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιγχειρηματολογήσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχη και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχη και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι 
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:28   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/

4485 

4488



Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:08   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:57   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότιμέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί –αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στιςτέσσεριςεπιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.Πέραν τούτου, 
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματοςζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο τωνΣυλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληραχρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης της
εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί,αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά καιτιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:11   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
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σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέονεπιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:03   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
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να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέονεπιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
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οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:57   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέονεπιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέονεπιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:25   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
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νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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ΣύνδεσμοςΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:58   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:49   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 21:05   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:15   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
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επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:59   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
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Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:05   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:14   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:50   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:21   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:28   

 

19 Δεκεμβρίου 2022, 15:53   E ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
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δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:14   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:12   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:08   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:52   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
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καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:29   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:27   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχωνκαι όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν οι
Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα εν 
λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:54   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:40   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
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Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:49   
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Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:23   

 

Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:14   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:26   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:59   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:23   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
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οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:32   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:00   

 

Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

 

Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:47   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
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και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:44   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:10   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:52   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:34   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:11   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:48   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:24   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:07   
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Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:41   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:21   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:03   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:28   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:50   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:36   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2.Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3.Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4.Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5.Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:07   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:39   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:21   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:24   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:16   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:26   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:39   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:02   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:56   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:13   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:21   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
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Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:44   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:58   
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Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:47   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 20:05   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:04   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
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Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:53   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:09   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
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με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:38   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:49   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
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Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:37   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:25   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:22   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:29   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:03   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:02   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:25   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:30   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:26   

 

19 Δεκεμβρίου 2022, 15:53   E ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
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αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:38   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:44   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:18   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:21   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:21   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:22   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:59   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:04 

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
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τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 19:55   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:58   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:19   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:47   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:02   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:26   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 

4560 

4563



συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:20   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:27   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:51   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:45   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:38   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
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και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:20   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:03   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:09   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:48   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:37   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:48   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:47   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:45   

 

Απαράδεκτη ηθικά και ανακόλουθη της προεκλογικής δέσμευσης της ΝΔ η ΜΗ ΕΠΙΛΥΣΗ των προβλημάτων που 
προκλήθηκαν από το Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:14   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
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ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:53   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:49   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:44   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:59   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:53   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:21   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:02   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:35   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:02   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:57   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
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διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:35   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:08   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:54   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 

4578 

4581



παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:07   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:04   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:53   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
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και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:14   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:55   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:57   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:55   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:19   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:29   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:24   

 

4585 

4588



Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:52   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:32   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:23   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
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παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:17   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:34   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:19   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
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διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:28   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:31   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 

4591 

4594



διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:10   

 

19 Δεκεμβρίου 2022, 15:15   Δημητρης Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:40   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
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διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:04   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
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καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:37   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:21   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
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με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:15   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
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καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:35   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:29   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
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με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 18:29   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
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καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:39   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:52   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:33   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:32   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:38   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:12   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:01   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:50   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:54   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:46   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:09   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:04   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:50   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:10   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:49   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:49   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:20   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
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Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:38   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:27   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:27   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 

4611 

4614



Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:10   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:40   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:48   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:54   

 

Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:40   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Δυστυχώς,στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το 
ιεραρχικό πρόβλημα του «άρθρου 32 του ν.4609/19» μετά από 3,5 έτη αναμονής. Επ΄ αυτού αναφέρω ως:

1. Η εφαρμογή «του άρθρου 32 του ν.4609/19» προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων Αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977. Με το άρθρο «47 παρ. 11 του ν.4407/2016» και το «άρθρο 32 
παρ. 1 του ν.4609/2019» οι συνάδελφοι εθελοντές και εθελόντριες, αιφνιδίως προαγόμενοι, βρέθηκαν 
επικεφαλής προϊσταμένων τους.(sic)!!!

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου, αγόρευσαν από τη Βουλή οι 
βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κ.κ Δαβάκης, Καββαδάς, ενώ ο κ. Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του 
τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν
συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο. Άπαντα τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται από τα αντίστοιχα VIDEO της Βουλής. 
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Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από θιγόμενους της περιπτώσεως αυτής ώστε να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

3. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις 4 επιστολές που απέστειλε το «Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων 
ΑΣΣΥ» στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.

4. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι ΠΟΕΣ 
και ΠΟΜΕΝΣ, τα κόμματα της Βουλής τα οποία έχουν καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και
φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοι οι οποίοι αναμένουν την δικαίωση τους έστω και μετά από 
3,5 χρόνια.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 17:34   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:03   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:35   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:43   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:16   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:40   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:36   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:01   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:19   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:57   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:26   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:19   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:30   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
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2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:54   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε 
η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:23   

 

τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει 
το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα 
ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:55   

 

τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει 
το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα 
ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
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χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:05   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
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της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:15   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:31   

 

ΑρΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του 
ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα 
προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη 
δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες 
βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής 
διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:08   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:03   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:16   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 16:00   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:58   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

4630 

4633



2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:29   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
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περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:53   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:15   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ…..

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:18   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:20   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:06   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:39   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:34   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων Αξκών αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι Αξκοί 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:43   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:35   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:52   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
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εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:17   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 15:34   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:02   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
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εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:36   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:24   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:12   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 14:24   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:02   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:29   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:04   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:58   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 

4646 

4649



δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:38   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:00   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
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και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:31   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:13   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:35   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:19   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:09   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:08   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
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διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:44   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:17   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
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με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:38   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:55   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:16   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:51   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:19   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:56   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 13:25   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:11   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 12:43   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:58   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:11   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:07   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:02   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:47   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:07   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:54   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:54   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:01   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
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5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:09   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:52   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
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(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:31   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:34   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:17   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 11:54   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
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παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:40   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:21   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:56   

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργε

Σε οτι αφορα τους ΕΜΘ επίσης σας προτείνουμε να γίνονται ανθλγοι στα 28 έτη υπηρεσίας και υπλγοι στα 30 
έτη υπηρεσίας έτσι ώστε να υπάρχει και νόημα στην απόδοση του βαθμού.
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Στα 28 έτη υπηρεσίας οι συνάδελφοι ΕΜΘ θα είναι 50+ ετών κατά μέσο όρο ενώ 52+ ως υπλγοι,
Λίγο πριν από την συνταξιοδοτηση τους δλδ.

Ως ελάχιστη αναγνωριση προς τον θεσμό των ΕΜΘ Ο οποίος δεν θα υφίσταται σε 10 έτη καθως ολοι οι 
συνάδελφοι κατηγορίας θα εχουν αποστρατευτει, σας παρακαλούμε πολύ να συμπεριληφθεί ή παραπάνω 
πρόταση για απόδοση των τελευταίων βαθμών εστω στο λίκνο της αποστρατειας τους…

Εξαιρετική η εισήγηση σας για το βαθμό του υπλγου…

Σάς ευχαριστούμε
Καλά Χριστούγεννα

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:34   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:58   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
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το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:01   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
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1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:41   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
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Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:13   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:46   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
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ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 10:53   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:24   
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ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:06   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
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του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:09   

 

ΑΡΘΡΟ 32 ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι μέσα στα άρθρα που εμπεριέχονται στο Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να 
επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο 
τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μέιζον ιεραρχικό πρόβλημα σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων αποφοίτων ΑΣΣΥ των Ενόπλων Δυνάμεων.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9-5-2017/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ)!!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 19 Δεκεμβρίου 2022, 09:42   

 

Αξιότιμε κε Υπουργέ,
Σχετικά με το υπό ψήφιση σχέδιο νόμου θα θέλαμε να σας εκφράσουμε την ΑΓΑΝΑΚΤΗΣΗ μας, να 
επιχειρηματολογίσουμε επ’ αυτού και να επισημάνουμε τα εξής:
Έχει αρκετές φορές γίνει γνωστό σε εσάς, η αδικία που προκλήθηκε με το άρθρο 32 του ν.4609/2019 και το 
οποίο η τότε αντιπολίτευση και σημερινή κυβέρνηση καταψήφισε, αφού εντόπισε το μέγεθος των αρνητικών 
συνεπειών και δεσμεύτηκε να άρει την αδικία που έχει πλέον επιφέρει, αδικία την οποία είχε από τότε 
προβλέψει το ΓΕΕΘΑ και την είχε αποτυπώσει σαφώς στο έγγραφο Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μαι 17/ΓΕΕΘΑ/
Β1.
Είναι αδιανόητο στις τάξεις των ΕΔ και έχοντας περάσει τρία ολόκληρα έτη, να διασαλεύεται η πυραμιδική 
ισορροπία μέσα στον ίδιο σταδιοδρομικό νόμο. Η συγκεκριμένη παρέμβαση που ευελπιστούμε εδώ και χρόνια 
να αναλάβετε, αφορά τα στελέχη που κατετάγησαν μέχρι και το 1990, προερχόμενους εξ΄ ΑΣΣΥ και κανένας 
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άλλος δεν έχει το παραμικρό έρεισμα να διεκδικήσει οτιδήποτε που να απορρέει απ’ την προσδοκώμενη 
νομοθετική πρωτοβουλία.
Συνέχεια των προηγουμένων, έχει γίνει αντιληπτό από εμάς, ότι έχουν προαχθεί στο βαθμό του 
Αντισυνταγματάρχου και Αντισμηνάρχου μέρος στελεχών υπαγόμενα στο ν.δ 445/1974 και στο ν.705/1977 
καταλύοντας έτσι εσφαλμένα την οποιαδήποτε διαφοροποίηση προέλευσης στελεχών από παραγωγικές 
σχολές. Σας γνωρίζουμε επίσης ότι ο καταληκτικός βαθμός των στελεχών που υπάγονται στο ν.445/1974 και 
ν.705/1977 είναι ο βαθμός του Συνταγματάρχου και αντιστοίχων και όχι όπως εσφαλμένα σας πληροφόρησαν 
οι Επιτελείς σας. Αυτά αποδεικνύονται με το ΦΕΚ 1689 τεύχος Γ’ από 14 Ιουλ 2022 με το οποίο προήχθησαν τα 
εν λόγω στελέχη.
Όλα αυτά λοιπόν είναι ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΑΔΙΚΙΑΣ. Κατά καιρούς σας έχουν γίνει γνωστά, μέσω επιστολών και 
διαδικτυακών αναρτήσεων, οι οποίες έχουν καλύψει πλήρως με επιχειρήματα την ορθότητα και τη νομιμότητα 
του αιτήματος μας και την αναγκαιότητα της άμεσης νομοθετικής παρέμβασης και φυσικά τήρησης των δικών 
σας δεσμεύσεων για επίλυση.
Ευελπιστούμε με την παρέμβασή μας αυτή να βοηθήσουμε, να εγκαταλείψετε τη στάση της αδιαφορίας 
απέναντι στα θιγόμενα στελέχη σας και να άρετε τις κατάφορες αδικίες με απώτερο σκοπό, το βέλτιστο 
αποτέλεσμα για τις ΕΔ, αποπνέοντας αίσθημα δικαίου κάτι που είναι και το ζητούμενο όλων.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:42   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:50   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:47   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:28   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:46   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:44   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:25   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:54   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
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επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:16   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 23:48   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
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ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:15   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς 
διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του 
ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική διασάλευση σε βάρος των κατά το 
ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν.δ.445/1974 και 
ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα με το άρθρο 47 παρ. 11 του 
ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές και εθελόντριες συνάδελφοι, 
αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
τήρηση της πειθαρχίας.2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το 
άρθρο 32 λόγω του ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η 
ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις 
τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να διασφαλιστεί η εξάλειψη της 
ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως 
αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου 
ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν 
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χώρα στο γραφείο του.4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – 
αναλυθεί επαρκώς και έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο 
των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών.
Πέραν τούτου, το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.5. Την
επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του 
προβλήματος γιατί, αφενός έχει περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου 
είναι ξεκάθαρα ζήτημα αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
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διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:12   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:42   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
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διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
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έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:58   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
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διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:37   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
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ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:01   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:24   

4694 

4697



 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:39   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 22:27   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:43   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:16   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:44   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:46   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
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κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:03   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:52   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:53   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:17   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:43   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:58   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:41   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:56   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:19   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:49   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:04   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:45   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:02   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:33   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 

4711 

4714



ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:24   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:28   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:41   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
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ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 21:52   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 20:38   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 15:12   

 

Εφόσον κριθεί σκόπιμο, ότι απαιτείται απόφαση ΥΕΘΑ η οποία θα καθορίζει θέματα οργάνωσης, λειτουργίας 
κλπ του ΕΛΠΣΞ τότε η περίπτωση β) χρήζει αναδιατύπωσης ενδεικτικά ως ακολούθως:

β) των εισφορών και κρατήσεων των άρθρων 6 και 12 από της 1ης του επομένου της δημοσιεύσεως στην 
Εφημερίδα της Κυβερνήσεως μηνός, της στην παράγραφο τάδε του άρθρου τάδε προβλεπόμενης αποφάσεως 
του Υπουργού Εθνικής Άμυνας.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 14:31   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:25   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:21   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:55   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
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από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:52   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
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Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:24   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:51   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα

4720 

4723



με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 09:22   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 08:51   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 18 Δεκεμβρίου 2022, 08:35   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους

 17 Δεκεμβρίου 2022, 19:01   

 

Η υποβολή σχολίων στη διαβούλευση γίνεται ακολουθώντας τα παρακάτω βήματα:

Πατάμε το link: http://www.opengov.gr/mindefence/?p=6811
Πάμε στο ΜΕΡΟΣ Η΄ ΕΝΑΡΞΗ ΙΣΧΥΟΣ στο Άρθρο 81 «Ένα

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
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καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 13:50   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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ΕΊΝΑΙ ΑΝΆΓΚΗ ΝΑ ΓΊΝΟΥΝ ΆΜΕΣΑ ΧΙΛΙΑΔΕΣ ΠΡΟΣΛΉΨΕΙΣ ΝΕΩΝ ΣΥΝΑΔΕΛΦΩΝ ΔΙΌΤΙ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΌ ΚΑΤΑ ΜΈΣΟ 
ΌΡΟ ΗΛΙΚΊΑΣ ΥΠΕΡΒΑΊΝΕΙ ΤΑ 44 ΕΤΗ, ΠΟΛΛΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ 24ΩΡΕΣ, ΠΟΛΛΕΣ ΑΣΚΉΣΕΙΣ, ΟΙ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΣΥΝΕΧΏΣ 
ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΚΑΘΩΣ ΝΕΣ ΟΠΛΙΚΑ ΣΥΣΤΉΜΑΤΑ ΠΑΡΑΛΑΜΒΑΝΟΥΜΕ,

ΕΠΙΣΗΣ ΤΑ ΤΕΛΕΥΤΑΊΑ 10ΕΤΗ ΛΟΓΩ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΚΡΙΣΗΣ ΈΓΙΝΑΝ ΠΟΛΥ ΕΛΑΧΙΣΤΕΣ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΝΕΟΥ 
ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΚΑΙ ΤΟ ΒΑΡΟΣ ΠΈΦΤΕΙ ΣΤΟ ΚΟΥΡΑΣΜΕΝΟ ΠΛΈΟΝ ΠΡΟΣΩΠΙΚΌ…

ΣΥΝΕΠΩΣ ΤΟ ΥΠΑΡΧΟΝ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΕΧΕΙ ΚΟΥΡΑΣΤΕΙ ΠΑΡΑ ΠΟΛΎ
ΚΑΙ ΓΙ ΑΥΤΟ ΠΡΈΠΕΙ ΝΑ ΔΏΣΕΙ ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΊΟ ΑΚΌΜΗ ΜΊΑ ΠΛΑΣΜΑΤΙΚΗ ΠΕΝΤΑΕΤΙΑ ΓΙΑ ΑΥΤΟΎΣ ΠΟΎ 
ΥΠΗΡΕΤΗΣΑΝ ΣΕ ΜΑΧΙΜΟΥΣ ΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥΣ ΕΦΟΣΟΝ ΤΗΝ ΠΕΝΤΑΕΤΙΑ ΤΗΝ ΕΔΩΣΕ ΣΔ ΟΛΟΥΣ ΑΛΛΑ ΚΑΙ ΣΤΟΝ 
ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΔΗΜΟΣΙΟ ΤΟΜΈΑ

ΕΠΙΣΗΣ ΠΡΈΠΕΙ ΝΑ ΔΏΣΕΙ ΤΟ ΥΠΕΘΑ ΤΗΝ ΤΡΙΕΤΊΑ ΣΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΠΟΥ ΜΠΗΚΕ ΣΤΙΣ ΕΝΟΠΛΕΣ ΔΥΝΑΜΕΙΣ ΜΈΧΡΙ
ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2000

ΠΡΈΠΕΙ ΝΑ ΜΠΟΡΕΊ ΚΆΠΟΙΟΣ ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΝΑ ΑΝΑΓΝΩΡΊΣΕΙ ΚΑΙ ΈΤΗ ΣΠΟΥΔΏΝ ΕΦΟΣΟΝ ΈΧΕΙ ΣΠΟΥΔΑΣΕΙ ΣΕ ΑΕΙ 
ΤΕΙ..ΟΠΩΣ ΣΥΜΒΑΊΝΕΙ ΣΕ ΟΛΟ ΤΟ ΔΗΜΌΣΙΟ..

ΠΡΈΠΕΙ ΝΑ ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΤΟΥΝ ΚΑΙ ΤΑ ΤΈΚΝΑ ΜΕ 1,5 ΕΤΟΣ ΤΟ ΚΑΘΈΝΑ ΩΣ ΣΥΝΤΑΞΙΜΑ..ΟΠΩΣ ΓΊΝΕΤΑΙ ΣΕ ΟΛΟ ΤΟ 
ΔΗΜΌΣΙΟ…

ΌΛΑ ΑΥΤΆ ΙΣΧΎΟΥΝ ΣΕ ΟΛΟ ΤΟ ΔΗΜΌΣΙΟ ΤΟΜΈΑ ΚΑΙ ΠΡΈΠΕΙ ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ ΝΑ ΙΣΧΎΣΟΥΝ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΌ
ΠΡΟΣΩΠΙΚΌ ΠΟΎ ΚΑΤΑΤΆΧΘΗΚΕ ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ ΜΈΧΡΙ ΚΑΙ ΤΟ 200Ο
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
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οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 17 Δεκεμβρίου 2022, 00:24   

 

Παρακαλούμε για την καταβολή των υπηρεσιών-αργιών, φύλων πορείας και νυχτερινών μέσω τραπεζών 
(πίστωση σε λογαριασμούς) όχι μετρητής από τα οικονομικά και με διαδικασίες ψηφιακής διακυβέρνησης και 
όχι εντύπων για αποδοτικότερο έλεγχο και διαφάνειας

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:31   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 23:52   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:07   

 

Γιατί να μην προάγονται και οι Εθνοφύλακες όπως και οι Έφεδροι Αξιωματικοί που συμμετέχουν στις δράσεις 
της Εθνοφυλακής ως τιμής ένεκεν για την συμμετοχή τους; Π.Χ. Θα μπορούσε μέσα από ένα σύστημα 
παρακολούθησης των παρουσιών τους και με ένα συγκεκριμένο όριο παρουσιών ή και μέσα από συγκεκριμένα 
σχολεία εκπαίδευσης, οι Εθνοφύλακες να προάγονται από τον βαθμό του απλού οπλίτη έως τον βαθμό του 
αρχιλοχία δίνοντας έτσι το ερέθισμα της αύξησης της συμμετοχής περισσοτέρων Εθνοφυλάκων στις δράσεις 
των ΤΕΘ. Επίσης, οι Εθνοφύλακες που συμμετέχουν κάθε Κυριακή στις εκπαιδεύσεις και γενικά στις δράσεις 
των ΤΕΘ και αφήνουν τις οικογένειες τους ίσος είναι, μία τιμής ένεκεν ηθική ικανοποίηση, για την προσφορά 
τους στην Πατρίδα. Ευχαριστώ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:20   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
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παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:49   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
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Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 22:37   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:
1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.
2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.
4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.
5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!
Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:18   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19
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Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:01   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
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δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:37   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:52   
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Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:32   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.
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3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.

 16 Δεκεμβρίου 2022, 21:27   

 

Άρθρο 32 παράγραφος 1 του ν.4609/19

Μετά τη διαπίστωση ότι στα άρθρα που εμπεριέχονται στο προς διαβούλευση Ν/Σ του ΥΠΕΘΑ δεν υπάρχει 
διάταξη που να επιλύει το ιεραρχικό πρόβλημα του άρθρου 32 του ν.4609/19 μετά από 3,5 έτη αναμονής, 
παραθέτω ως σχόλιο τα ακόλουθα:

1. Η εφαρμογή του άρθρου 32 του ν.4609/19 προκάλεσε μείζον ιεραρχικό πρόβλημα και την ιεραρχική 
διασάλευση σε βάρος των κατά το ν.2439/96 κρινόμενων αξκων εξ ΑΣΣΥ, προς όφελος των μονιμοποιηθέντων 
εθελοντών του ν.δ.445/1974 και ν.705/1977 των Ενόπλων Δυνάμεων. Πρέπει να γίνει κατανοητό, ότι σύμφωνα
με το άρθρο 47 παρ. 11 του ν.4407/2016 και το άρθρο 32 παρ. 1 του ν.4609/2019 οι καθόλα άξιοι εθελοντές 
και εθελόντριες συνάδελφοι, αιφνιδίως προαγόμενοι, έχουν βρεθεί επικεφαλείς των προϊσταμένων τους με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για την τήρηση της πειθαρχίας.

2. Κατά την περίοδο ψήφισης του ν.4609/19 η ΝΔ ως αντιπολίτευση, καταψήφισε το άρθρο 32 λόγω του 
ιεραρχικού προβλήματος που θα προκαλούσε συντασσόμενη με την άποψη του ΓΕΕΘΑ 
(Φ.454/14/499182/Σ.2376/9 Μάϊ 17/ΓΕΕΘΑ/Β´ΚΛΑ∆ΟΣ/Β1). Κατά του άρθρου 32, τεκμηριωμένα αγόρευσαν 
από το βήμα της Βουλής οι βουλευτές του τότε τομέα άμυνας της ΝΔ κύριοι Δαβάκης και Καββαδάς, ενώ ο 
κύριος Κικίλιας ως τότε επικεφαλής του τομέα Άμυνας της ΝΔ, δεσμεύτηκε ότι η ΝΔ ως κυβέρνηση θα 
καταργήσει ή θα διορθώσει όλα τα άρθρα που δεν συμφωνεί όπως το συγκεκριμένο άρθρο. Άπαντα τα 
ανωτέρω επιβεβαιώνονται από το αντίστοιχο VIDEO της βουλής.

3. Αυτό το ΟΧΙ της ΝΔ στο άρθρο 32 και η ξεκάθαρη δέσμευσή της για λύση στο πρόβλημα, αποτέλεσε λόγο 
ώστε η ΝΔ να ψηφιστεί μαζικά στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές από απόφοιτους ΑΣΣΥ, προκειμένου να 
διασφαλιστεί η εξάλειψη της ιεραρχικής διασάλευσης. Τα στελέχη εμπιστεύτηκαν το κόμμα της ΝΔ που 
δεσμεύτηκε ότι αυτά που έλεγε ως αντιπολίτευση, θα τα κάνει πράξη ως κυβέρνηση. Ιδιαίτερα επισημαίνεται η 
ξεκάθαρη δέσμευση του κυρίου ΥΕΘΑ για την επίλυση του προβλήματος, σε πολλούς βουλευτές της 
συμπολίτευσης σε επισκέψεις που έλαβαν χώρα στο γραφείο του.

4. Το αίτημα για διοικητική αποκατάσταση των θιγόμενων στελεχών έχει τεκμηριωθεί – αναλυθεί επαρκώς και 
έχει προταθεί λύση, στις τέσσερις επιστολές που απέστειλε το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων 
Αποφοίτων ΑΣΣΥ στο ΥΠΕΘΑ, καθώς και σε έγγραφα των Ομοσπονδιών Ενώσεων Στρατιωτικών. Πέραν τούτου,
το πρόβλημα επιβεβαιώνεται και στο έγγραφο του ΓΕΕΘΑ που έχει μνημονευθεί ανωτέρω.

5. Την επίλυση του προβλήματος ζητούν το Συντονιστικό Συμβούλιο των Συλλόγων Αποφοίτων ΑΣΣΥ, οι δυο 
Ομοσπονδίες Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ και ΠΟΜΕΝΣ), τα κόμματα της Βουλής των Ελλήνων τα οποία έχουν
καταθέσει σχετικές ερωτήσεις σχεδόν στο σύνολό τους και φυσικά οι διακλαδικά 2200 περίπου θιγόμενοι αξκοι 
οι οποίοι περιμένουν 3,5 ολόκληρα χρόνια τη διοικητική τους αποκατάσταση (από την ημερομηνία ανάληψης 
της εξουσίας από τη ΝΔ) !!!

Καταθέτω την αγανάκτησή μου και παρακαλώ για την άμεση επίλυση του προβλήματος γιατί, αφενός έχει 
περάσει ήδη πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα από τη δημιουργία του, αφετέρου είναι ξεκάθαρα ζήτημα 
αξιοκρατίας αλλά και τιμής για τους απόφοιτους ΑΣΣΥ.
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Στ.  Έκθεση νομιμότητας  

 

24. Συναφείς συνταγματικές διατάξεις 

 Η προτεινόμενη ρύθμιση σχετίζεται με τα άρθρα 4, 9Α, 21, 23, 96 του Συντάγματος.  

25. Ενωσιακό δίκαιο  

 
      
      

Πρωτογενές ενωσιακό 
δίκαιο 
(συμπεριλαμβανομένου 
του Χάρτη Θεμελιωδών 
Δικαιωμάτων) 

Δεν υφίσταται. 

 
      
 
 
 
 
      

Κανονισμός 

Κανονισμός (ΕΕ) 2016/679 του Ευρωπαϊκού 

Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 27ης Απριλίου 

2016 για την προστασία των φυσικών προσώπων έναντι 

της επεξεργασίας των δεδομένων προσωπικού 

χαρακτήρα και για την ελεύθερη κυκλοφορία των 

δεδομένων αυτών και την κατάργηση της οδηγίας 

95/46/ΕΚ (Γενικός Κανονισμός για την Προστασία 

Δεδομένων). 

 
      
      

Οδηγία 

Δεν υφίσταται. 

      
 
      

Απόφαση 

Δεν υφίσταται. 

26. Συναφείς διατάξεις διεθνών συνθηκών ή συμφωνιών  

      
             
                

Ευρωπαϊκή Σύμβαση 
των Δικαιωμάτων του 
Ανθρώπου 

Δεν υφίσταται. 

 
      

Διεθνείς συμβάσεις 

Δεν υφίσταται. 
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27. 
Συναφής νομολογία των ανωτάτων και άλλων εθνικών δικαστηρίων, καθώς και 

αποφάσεις των Ανεξάρτητων Αρχών 

  Στοιχεία & βασικό περιεχόμενο απόφασης 

 
      
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ανώτατο ή άλλο 
εθνικό 
δικαστήριο  
(αναφέρατε) 

ΣτΕ 2287/2015: Σε περιπτώσεις εξαιρετικά δυσμενών 

δημοσιονομικών συνθηκών, και εφόσον προκύπτει 

αιτιολογημένα ότι το κράτος αδυνατεί να παράσχει επαρκή 

χρηματοδότηση στους ασφαλιστικούς οργανισμούς και ότι 

δεν υφίσταται δυνατότητα διασφάλισης της βιωσιμότητας 

αυτών με άλλα μέσα, δεν αποκλείεται, κατά την παρ. 5 του 

άρθρου 22 του Συντάγματος, η επέμβαση του νομοθέτη για τη 

μείωση και των απονεμηθεισών ακόμη συντάξεων, εφεξής. Η 

δυνατότητα περικοπής δεν είναι απεριόριστη, αλλά 

οριοθετείται από την παρ. 4 του άρθρου 25 και την παρ. 5 του 

άρθρου 4 του Συντάγματος και την αρχή της αναλογικότητας, 

ενώ πρέπει να διασφαλίζεται η χορήγηση στο συνταξιούχο 

παροχών τέτοιων που να του επιτρέπουν να διαβιώνει με 

αξιοπρέπεια. Για την περικοπή απαιτείται να προηγηθεί 

ειδική, εμπεριστατωμένη και επιστημονικά τεκμηριωμένη 

μελέτη, εκτός εάν συντρέχει άμεση απειλή κατάρρευσης της 

οικονομίας της χώρας και τα συγκεκριμένα μέτρα 

λαμβάνονται κατεπειγόντως για την αποτροπή του κινδύνου. 

ΣτΕ 2288/2015: Οι περικοπές που θεσπίστηκαν με τις 

μεταγενέστερες διατάξεις των άρθρων 6 παρ. 1 του ν. 

4051/2012 (Α’ 40) και πρώτου παρ. ΙΑ υποπαρ. ΙΑ.5 περ. 1 και 

υποπαρ. ΙΑ.6. περ. 3 του ν. 4093/2012 (Α’ 222), χωρίς τη 

σύνταξη μελέτης, κλονίζουν τη δίκαιη ισορροπία μεταξύ του 

γενικού συμφέροντος και περιουσιακών δικαιωμάτων των 

συνταξιούχων και παραβιάζεται το άρθρο 1 του Πρώτου 

Πρόσθετου Πρωτοκόλλου της Ευρωπαϊκής Σύμβασης 

Δικαιωμάτων του Ανθρώπου. 

 
 
      

Ανεξάρτητη Αρχή 
(αναφέρατε) 

Δεν υφίσταται. 

28. Συναφής ευρωπαϊκή και διεθνής νομολογία 

  Στοιχεία & βασικό περιεχόμενο απόφασης 

 
 
      

Νομολογία 
Δικαστηρίου Ε.Ε. 

Δεν υφίσταται. 

      
      

Νομολογία 
Ευρωπαϊκού 
Δικαστηρίου 

Δεν υφίσταται. 
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Δικαιωμάτων του 
Ανθρώπου 

 
 
      

Άλλα ευρωπαϊκά 
ή διεθνή 
δικαστήρια ή 
διαιτητικά 
όργανα 

Δεν υφίσταται. 

 

Ζ.  Πίνακας τροποποιούμενων ή καταργούμενων διατάξεων  

 

29. Τροποποίηση – αντικατάσταση – συμπλήρωση διατάξεων 

Διατάξεις αξιολογούμενης ρύθμισης Υφιστάμενες διατάξεις 

Άρθρο 15 

Επέκταση δικαιούχων νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. – 

Αντικατάσταση άρθρου 2 α.ν. 1137/1946 

Το άρθρο 2 του α.ν. 1137/1946 (Α΄ 113) 

αντικαθίσταται ως εξής: 

«Άρθρο 2 

Σκοπός – Δικαιούμενοι νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

 

1. Σκοπός του Νοσηλευτικού Ιδρύματος 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.) είναι η 

παροχή νοσηλευτικής περίθαλψης, θεραπείας, 

εργαστηριακών εξετάσεων, χειρουργικών 

επεμβάσεων και ιατρικής γενικά φροντίδας επί 

ανάλογης αμοιβής, στους μετόχους και 

μερισματούχους του Μετοχικού Ταμείου 

Στρατού (Μ.Τ.Σ.), τους μερισματούχους του 

Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας, το μόνιμο 

προσωπικό του Μ.Τ.Σ. και του Ιδρύματος, καθώς 

και τα μέλη των οικογενειών τους. 

2. Τα πρόσωπα που δικαιούνται νοσηλείας στο 

Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. είναι τα εξής: 

α) εν ενεργεία στελέχη του Στρατού Ξηράς, των 

Κοινών Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων και της 

Ελληνικής Αστυνομίας, υπό την προϋπόθεση της 

διατήρησης της ιδιότητας του μετόχου του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Μ.Τ.Σ.) και της 

καταβολής της μηνιαίας εισφοράς που 

προβλέπεται στο άρθρο 10, 

β) εν αποστρατεία στελέχη του Στρατού Ξηράς, 

της Πολεμικής Αεροπορίας, των Κοινών Σωμάτων 

Αντικαθίσταται το άρθρο 2 του α.ν. 

1137/1946, το οποίο είχε ως εξής: 

«1. Σκοπός του Ιδρύματος είναι η παροχή 

νοσηλευτικής περιθάλψεως θεραπείας, 

εργαστηριακών εξετάσεων, χειρουργικών 

επεμβάσεων και ιατρικής εν γένει 

αντιλήψεως επ`  αναλόγω αμοιβής εις τους 

Μετόχους και Μερισματούχους του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού Αξιωματικούς 

και Ανθυπασπιστάς του Στρατού της Ξηράς 

και Χωροφυλακής, τα μέλη των οικογενειών 

αυτών, ως και τας ορφανικάς οικογενειάς  

τούτων. Πρόσωπα δικαιούμενα νοσηλείας 

Α`.  

α) Αξιωματικοί και Ανθυπασπισταί εν 

ενεργεία. 

β) Αξιωματικοί και Ανθυπασπισταί εν 

αποστρατεία εν γένει. Άπαντες οι ανωτέρω 

δέον να ώσιν μέτοχοι ή μερισματούχοι του 

Μ.Τ.Σ. 

Β΄. Μέλη οικογενειών των ανωτέρω 

Αξιωματικών ήτοι: 

α) Νόμιμοι σύζυγοι. 

β) Νόμιμα τέκνα, θήλεα μέχρι του γάμου 

των, άρρενα δε μέχρις ενηλικώσεως των. 

γ) Πατήρ, μήτηρ και άγαμοι αδελφαί 

διαβιούσαι υπό την αυτήν στέγην με τον εξ 
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των Ενόπλων Δυνάμεων και της Ελληνικής 

Αστυνομίας, υπό την προϋπόθεση της 

διατήρησης της ιδιότητας του μερισματούχου 

των Μετοχικών Ταμείων Στρατού και 

Αεροπορίας, κατά περίπτωση, καθώς και της 

καταβολής της μηνιαίας εισφοράς που 

προβλέπεται στο άρθρο 10, 

γ) το μόνιμο προσωπικό του Μ.Τ.Σ. και του 

Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., εν ενεργεία και συνταξιούχοι, υπό την 

προϋπόθεση καταβολής της μηνιαίας εισφοράς 

που προβλέπεται στο άρθρο 10 και για όσο 

χρόνο καταβάλλουν εισφορά, 

δ) τα εξής μέλη οικογενειών των προσώπων των 

περ. α΄ έως γ΄: 

δα)  σύζυγοι ή συμβιούντες του ν. 4356/2015 (Α΄ 

181), 

δβ) εξαρτώμενα μέλη,     

δγ) γονείς, 

δδ) τα μέλη των ορφανικών οικογενειών των 

μετόχων του Μ.Τ.Σ. στα οποία απονεμήθηκε 

σύνταξη και για όσο διάστημα τη λαμβάνουν. 

3. Το Διοικητικό Συμβούλιο του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

δύναται να εγκρίνει, με αιτιολογημένη απόφασή 

του, τη νοσηλεία στο Ίδρυμα και άλλων 

προσώπων, την οποία κρίνει επιβεβλημένη, έως 

και τέσσερις (4) κλίνες συγχρόνως. 

4. Η αρμοδιότητα της παρ. 3 δύναται να 

μεταβιβάζεται από το Διοικητικό Συμβούλιο στον 

Γενικό Διευθυντή του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. και, σε 

περίπτωση απουσίας ή κωλύματός του, στον 

Υποδιευθυντή του Ιδρύματος.». 

 

ού εκπηγάζει το δικαίωμα της νοσηλείας των 

πρόσωπον και συντηρούμεναι υπό τούτου, 

μη έχουσαι δε έτερον βιοποριστικόν 

επάγγελμα. 

Γ`. Αι απομείνασαι ορφαναί οικογένειαι των 

εις την κατηγορίαν Α, αναφερομένων 

προσώπων εις α απενεμήθη σύνταξις και εφ` 

όσον χρόνον  απονέμεται τοιαύτη.    

 Δ`. Το μόνιμον προσωπικόν του Μετοχικού 

Ταμείου Στρατού υπό τα αυτάς με τα 

δικαιούμενα νοσηλείας λοιπά μέλη 

υποχρεώσεις, υποχρεούμενον και εις την 

καταβολήν της μηνιαίας εισφοράς. 

Ε΄. Παρέχεται το δικαίωμα εις το Διοικητικόν 

Συμβούλιον του Νοσηλευτικού Ιδρύματος 

όπως εγκρίνη δι` ητιολογημένης 

αποφάσεώς του την νοσηλείαν εις το Ιδρυμα 

εις εξαιρετικάς περιπτώσεις και  άλλων 

προσώπων ως κρίνεται επιβεβλημένη η εν 

αυτώ νοσηλεία και μέχρι 4 κλινών 

συγχρόνως.» 

Άρθρο 16 

«Άρθρο 10 

Πόροι Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

 

Πόροι του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. είναι οι εξής: 

α) η υποχρεωτική μηνιαία εισφορά των 

προσώπων που αναφέρονται στις περ. α΄, β΄ 

καιγ΄ της παρ. 2 του άρθρου 2.  Η εισφορά του 

πρώτου εδαφίου καθορίζεται με κοινή απόφαση 

των Υπουργών Εθνικής Άμυνας, Οικονομικών, και 

Προστασίας του Πολίτη που εκδίδεται μετά από 

πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Ν.Ι.Μ.Τ.Σ..  Σε κάθε περίπτωση το ύψος της 

εισφοράς δεν δύναται να υπερβαίνει ποσοστό 

ένα τοις εκατό (1%) επί των συνολικών μηνιαίων 

αποδοχών του βαθμού τους για τους εν ενεργεία 

δικαιούμενους και επί της καταβαλλόμενης 

Αντικαθίσταται το άρθρο 10 του α.ν. 

1137/1946, το οποίο είχε ως εξής: 

      «Πόροι του Ιδρύματος είναι οι κάτωθι: 

Ι. Υποχρεωτική μηνιαία εισφορά των 

μετόχων του Μετοχικού Ταμείου  Στρατού 

και Μερισματούχων αυτού, Αξιωματικών 

και Ανθυπασπιστών εν γένει των 

δικαιουμένων νοσηλείας και των 

Ορφανικών οικογενειών. 

Η εισφορά αυτή δια τας διαφόρους 

κατηγορίας των δικαιουμένων νοσηλείας 

δεν δύναται να υπερβή δια μεν τους εν 

ενεργεία Αξιωματικούς ποσοστόν 1% επί 

των συνολικών μηνιαίων αποδοχών του 

βαθμούτων, δια δε τους εν αποστρετεία και 
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μηνιαίας σύνταξης για τους εν αποστρατεία και 

τις ορφανικές οικογένειες αυτών, 

β) οι εισπράξεις από τα νοσήλια, τα εγχείριστρα, 

τα αντίτιμα εργαστηριακών εξετάσεων και τις 

λοιπές μεταβολές των νοσηλευόμενων, 

θεραπευόμενων ή και εξεταζόμενων εξωτερικά 

ασθενών, 

γ) οι κληρονομιές, τα κληροδοτήματα, οι δωρεές 

και οι έρανοι, 

δ) η κρατική επιχορήγηση που αναγράφεται στον 

προϋπολογισμό του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας 

και 

ε) τα πάσης φύσεως εισοδήματα από την κινητή 

και ακίνητη περιουσία του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., τόκοι και 

κέρδη από την εκμετάλλευσή της και το προϊόν 

από την εκποίηση περιουσιακών στοιχείων 

του.». 

 

τας ορφανικάς οικογενείας αυτών ποσοστόν 

επίσης εξ 1% επί της αντιστιχούσης αυτοίς 

μηνιαίας συντάξεως και καθορίζεται 

εκάστοτε υπό του Υπουργού Στρατιωτικών 

κατόπιν προτάσεως του Διοικητικού 

Συμβουλίου του Ιδρύματος. 

ΙΙ. Αι εισπράξεις εκ των νοσηλείων, 

εγχειρίστρων, αντιτίμου Εργαστηρίακών 

εξετάσεων και λοιπών μεταβολών των 

νοσηλευομένων θεραπευομένων ή και 

εξεταζομένων εξωτερικώς εν γένει ασθενών 

καθοριζομένων εκάστοτε υπό του 

Διοικητικού Συμβουλίου. 

 ΙΙΙ.  Αι εισπράξεις εκ των νοσηλείων, 

εγχειρίστρων, αντιτίμου Εργαστηριακών 

εξετάσεων και λοιπών μεταβολών των 

νοσηλευομένων, θεραπευομένων ή και 

εξεταζομένων εξωτερικώς εν γένει ασθενών 

καθοριζομένων εκάστοτε υπό του 

Διοικητικού Συμβουλίου. 

ΙΙΙ. Κληρονομίαι, κληροδοτήματα, δωρεαί, 

έρανοι και λοιπαί παντός είδους προσφοραί 

προς το Ιδρυμα. 

 ΙV. Ετησία Κρατική Επιχορήγησις 

αναγραφομένη εις τον προϋπολογισμόν του 

Υπουργείου Στρατιωτικών και 

V. Πάσης φύσεως εισοδήματα εκ της κινητής 

και ακινήτου περιουσίας του Ιδρύματος, 

τόκοι και κέρδη εκ της εκμεταλλεύσεως 

αυτής και το προϊόν εκ της τυχόν εκποιήσεως 

περιουσιακών στοιχείων αυτής.» 

Άρθρο 17 

«Άρθρο 14 

Αντίτιμο για παρεχόμενες υπηρεσίες του 

Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

 

1. Το αντίτιμο από τα νοσήλεια, τα εγχείριστρα, 

τις εργαστηριακές εξετάσεις και τις λοιπές 

μεταβολές των νοσηλευόμενων, 

θεραπευόμενων και εξωτερικών ασθενών εν 

ενεργεία στελεχών του Στρατού Ξηράς και των 

Κοινών Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων που 

είναι μέτοχοι του Μ.Τ.Σ., καθώς επίσης και των 

μελών της οικογένειας των δικαιούχων 

νοσηλείας στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., καταβάλλεται σε αυτό 

από τον οικείο προϋπολογισμό του Υπουργείου 

Αντικαθίσταται το άρθρο 14 του α.ν. 

1137/1946, το οποίο είχε ως εξής : 

 

 

«Ι. Τα νοσήλεια των εν ενεργεία 

Αξιωματικών και Ανθυπασπιστών και των 

του Νομ. 4001/1929 εν αποστρατεία 

τοιούτων δικαιουμένων νοσηλείας εις βάρος 

του δημοσίου καταβάλλονται παρά τούτου 

εκ του Προϋπολογισμού του Υπουργείου 

Στρατιωτικών εις το Ίδρυμα βάσει των κατά 

τον μήνα πραγματοποιηθέντων εν συνόλω 

εξόδων υπό του Ιδρύματος δια την εν γένει 

λειτουργίαν τούτου. 

ΙΙ. Εκ των ανωτέρω πραγματοποιηθέντων 

εξόδων θα εκπίπτεται κατά τον έλεγχον 
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Εθνικής Άμυνας, σύμφωνα με το ισχύον κάθε 

φορά κρατικό τιμολόγιο.  

2. Με τη διαδικασία της παρ. 1 ρυθμίζεται το 

αντίτιμο που αντιστοιχεί στα νοσήλεια, 

εγχείριστρα και τις εργαστηριακές εξετάσεις, που 

καταβάλλεται στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., σε περίπτωση 

νοσηλείας εν ενεργεία στελεχών του Πολεμικού 

Ναυτικού και της Πολεμικής Αεροπορίας, καθώς 

και των μελών των οικογενειών τους.».  

χρηματικόν ποσόν αναλογούν δια την 

νοσηλείαν των μελών των οικογενειών των 

Αξιωματικών βάσει των εξόδων μόνον της 

διατροφής και των φαρμάκων. 

ΙΙΙ. Το εναπομένον μετά την αφαίρεσιν 

υπόλοιπον χρηματικόν ποσόν βαρύνει το 

Δημόσιον δια την εν πρώτη πραγράφω 

αιτίαν.» 

Άρθρο 19 

Ημέρες εκτός έδρας προσωπικού κατηγορίας ΔΕ 

Τεχνικών Οπλικών Συστημάτων και 

Πυρομαχικών, ειδικοτήτων Ναρκαλιευτών και 

Ναρκαλιευτών, /Ειδικών EOD – C/IED– 

Τροποποίηση άρθρου 2 ν. 4336/2015 

Στο άρθρο 3 της υποπαρ. Δ9 της παρ. Δ΄ του 

άρθρου 2 του ν. 4336/2015 (Α΄ 94) προστίθεται 

παρ. 12 ως εξής: 

«12. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής 

Άμυνας και Οικονομικών, καθορίζονται οι ημέρες 

μετακίνησης εκτός έδρας κατ’ έτος και πέραν των 

ορίων των παρ. 1 και 2, μέχρι διακόσιες (200) 

ημέρες συνολικά για το προσωπικό κατηγορίας 

ΔΕ Τεχνικών Οπλικών Συστημάτων και 

Πυρομαχικών, ειδικοτήτων Ναρκαλιευτών και 

Ναρκαλιευτών/ Ειδικών EOD – C/IED του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, που συμμετέχει σε 

αποστολές έρευνας, αναγνώρισης, 

εξουδετέρωσης και καταστροφής 

τυποποιημένων αυτοσχέδιων εκρηκτικών 

μηχανισμών.». 

Προστίθεται παρ. 12 στο άρθρο 3 της 

υποπαρ. Δ9 της παρ. Δ΄ του άρθρου 2 του ν. 

4336/2015, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 3 

Ημέρες μετακίνησης εκτός έδρας 

1.  Με κοινή απόφαση του αρμόδιου 

Υπουργού και του Υπουργού Οικονομικών 

καθορίζεται ο αριθμός των επιτρεπόμενων 

κατ` έτος ημερών εκτός έδρας των 

μετακινούμενων προσώπων για 

οποιαδήποτε από τις αιτίες της παρ. 1 του 

άρθρου 2, ανάλογα με τον κλάδο, την 

κατηγορία, την ειδικότητα που ανήκουν ή 

την ιδιότητά τους και δεν επιτρέπεται να 

υπερβαίνει, κατ` ανώτατο όριο, τις εξήντα 

(60). Το όριο αυτό δεν προσαυξάνεται στις 

περιπτώσεις ανάθεσης καθηκόντων άλλου 

κλάδου ή ειδικότητας ή σε περίπτωση 

μετακίνησης εκτός έδρας υπό άλλη ιδιότητα. 

Με απόφαση του αρμόδιου Συντονιστή 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης (πρώην Γενικού 

Γραμματέα Αποκεντρωμένης Διοίκησης) 

καθορίζονται τα θέματα του α` εδαφίου για 

τους αιρετούς, καθώς και τους υπαλλήλους 

που υπηρετούν στους Ο.Τ.Α. πρώτου και 

δεύτερου βαθμού, στα νομικά πρόσωπα 

δημόσιου ή ιδιωτικού δικαίου αυτών. Από 

τις ρυθμίσεις των ανωτέρω εδαφίων 

εξαιρούνται οι συνοδοί ασφαλείας και τα 

μέλη της αποστολής που συνοδεύουν τον 

Πρόεδρο της Δημοκρατίας και τον 

Πρωθυπουργό, στους οποίους δεν 

εφαρμόζεται το προβλεπόμενο στο εδάφιο 

α` της παρούσας ανώτατο όριο. 

 2.  Με κοινή απόφαση του αρμόδιου 

Υπουργού και του Υπουργού Οικονομικών 

επιτρέπεται η υπέρβαση του ανωτάτου 

ορίου των ημερών εκτός έδρας: 
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 α) για την αντιμετώπιση συγκεκριμένων 

έκτακτων και απρόβλεπτων γεγονότων όπως 

είναι οι θεομηνίες, οι πυρκαγιές, οι 

επιδημίες ή η κήρυξη συγκεκριμένης 

περιοχής σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης, 

μέχρι τριάντα (30) ημέρες ετησίως, 

 β) για μετακινήσεις των μηχανικών για τις 

ανάγκες ελέγχου και επίβλεψης μελετών και 

έργων, των υπαλλήλων του Υπουργείου 

Οικονομικών για τις ανάγκες των εν γένει 

ελέγχων, των γεωτεχνικών υπαλλήλων για 

τις ανάγκες εφαρμογής σχετικών 

προγραμμάτων και ελέγχων, των 

υπαλλήλων της Υπηρεσίας Πρώτης 

Υποδοχής και της Υπηρεσίας Ασύλου του 

Υπουργείου Εσωτερικών και Διοικητικής 

Ανασυγκρότησης (πρώην Δημόσιας Τάξης 

και Προστασίας του Πολίτη) και του Σώματος 

Επιθεωρητών Εργασίας, μέχρι τριάντα (30) 

ημέρες ετησίως και 

γ) ειδικά για έκτακτες υπηρεσιακές ανάγκες, 

μέχρι είκοσι (20) ημέρες ετησίως. 

Στην απόφαση αυτή προσδιορίζονται οι 

ειδικότητες και τα συγκεκριμένα 

υπηρεσιακά καθήκοντα που αφορά η 

υπέρβαση, καθώς και ο αριθμός ημερών 

αυτής μέχρι του ανωτέρω αριθμού ημερών. 

Οι αποφάσεις της παραγράφου αυτής 

εκδίδονται μετά την εξάντληση του 

ανώτατου ορίου και με δυνατότητα 

αναδρομικής ισχύος δύο (2) μηνών. 

 3.  Με κοινή απόφαση του καθ` ύλην 

αρμόδιου Υπουργού και του Υπουργού 

Οικονομικών, μπορεί να καθορίζονται οι 

ημέρες μετακίνησης εκτός έδρας κατ` έτος 

και πέραν των ανωτέρω ορίων των 

παραγράφων 1 και 2 και μέχρι διακόσιες 

(200) ημέρες συνολικά για τις μετακινήσεις 

εκτός έδρας: α) των πληρωμάτων του 

Ε.Κ.Α.Β., β) των τεχνικών και 

δημοσιογράφων της Ε.Ρ.Τ. Α.Ε., γ) του 

προσωπικού κλάδου Γεωπόνων και 

Κτηνιάτρων του Ειδικού Λογαριασμού 

Γεωργικών Αποζημιώσεων (Ε.Λ.Γ.Α.), και του 

προσωπικού του Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε., για τους 

επιτόπιους φυσικούς ελέγχους που 

υποχρεούται να διενεργεί σύμφωνα με τους 
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κανονισμούς της Ευρωπαϊκής Ένωσης και 

προκειμένου για τους υπαλλήλους της 

Επιτροπής Εποπτείας και Ελέγχου Παιγνίων 

για τη διενέργεια ελέγχου λειτουργίας των 

επιχειρήσεων καζίνο, μέχρι διακόσιες 

σαράντα (240) ημέρες συνολικά, ε) του 

Προέδρου της Ελληνικής Στατιστικής Αρχής 

μέχρι εκατόν ογδόντα (180) ημέρες 

συνολικά. 

4. Με κοινή απόφαση του Υπουργού 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας και του 

Υπουργού Οικονομικών, μπορεί να 

καθορίζονται οι ημέρες μετακίνησης εκτός 

έδρας κατ` έτος και πέραν των ανωτέρω 

ορίων της παραγράφου 1 και: α) μέχρι 200 

ημέρες ετησίως, για τους Επιθεωρητές όλων 

των τμημάτων του Σώματος Επιθεώρησης 

Περιβάλλοντος, Δόμησης, Ενέργειας και 

Μεταλλείων (Σ.Ε.Π.Δ.Ε.Μ.), για τις ανάγκες 

διενέργειας επιτόπιων ελέγχων και 

επιθεωρήσεων και παράστασης σε 

δικαστήρια εκτός της έδρας της 

απασχόλησής τους, στο πλαίσιο 

εκπλήρωσης των καθηκόντων τους, β) μέχρι 

200 ημέρες ετησίως για τους 

γεωτρυπανιστές, εργάτες γεωτρυπάνων 

οδηγούς, εργοδηγούς και βοηθούς 

εργοδηγούς υπαίθρου και για το λοιπό 

τεχνικό προσωπικό κατηγορίας ΔΕ ή ΥΕ του 

Ινστιτούτου Γεωλογικών και Μεταλλευτικών 

Ερευνών (Ι.Γ.Μ.Ε.), που είναι αναγκαίο για 

την εκτέλεση εργασιών πεδίου και γ) μέχρι 

130 ημέρες ετησίως για τους γεωλόγους, 

μηχανικούς μεταλλείων, χημικούς 

μηχανικούς και το λοιπό επιστημονικό 

προσωπικό κατηγορίας ΠΕ και ΤΕ του 

Ινστιτούτου Γεωλογικών και Μεταλλευτικών 

Ερευνών (Ι.Γ.Μ.Ε.), για τις ανάγκες εκτέλεσης 

και επίβλεψης των από αυτό εκτελούμενων 

έργων και εκπονούμενων μελετών. 

5. Για τη στελέχωση των περιφερειακών 

αερολιμένων οι ημέρες μετακίνησης εκτός 

έδρας δεν επιτρέπεται να υπερβαίνουν τις 

εκατόν είκοσι (120) κατ έτος. 

Οι εν λόγω μετακινήσεις εκτελούνται 

σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στα επόμενα 

άρθρα 7, 8, 10 και 11 του Κεφαλαίου Β της 

υποπαραγράφου Δ.9. του παρόντος. 
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6. Από τις ρυθμίσεις του παρόντος άρθρου 

εξαιρούνται ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας, 

τα μέλη της Κυβέρνησης και οι Υφυπουργοί, 

καθώς και οι συνοδοί ασφαλείας και τα μέλη 

της αποστολής, όταν συνοδεύουν αυτούς 

κατά την άσκηση των καθηκόντων τους. 

7. Με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Οικονομικών και Υγείας μπορεί να 

καθορίζονται οι ημέρες μετακίνησης εκτός 

έδρας κατ` έτος και πέραν των ανωτέρω 

ορίων της παραγράφου 1 και μέχρι ογδόντα 

(80) ημέρες συνολικά ετησίως για τους 

Διοικητές και Υποδιοικητές των Υ.Πε. 

8. Με κοινή απόφαση του Υπουργού 

Οικονομικών και του Διοικητή της 

Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων 

(Α.Α.Δ.Ε.) μπορεί, για τις ανάγκες 

εκπαίδευσης συνοδών σκύλων ανιχνευτών 

των τελωνειακών υπηρεσιών της Α.Α.Δ.Ε., να 

καθορίζονται για τους εκπαιδευόμενους 

υπαλλήλους, τους εκπαιδευτές αυτών και 

τους βοηθούς εκπαιδευτές, ημέρες 

μετακίνησης εκτός έδρας κατ` έτος και πέραν 

του ανωτάτου ορίου της παραγράφου 1, για 

χρονικό διάστημα ανάλογο με τις ανάγκες 

του εκπαιδευτικού προγράμματος και μέχρι 

διακόσιες (200) ημέρες συνολικά για τους 

εκπαιδευτές, καθώς και για τους βοηθούς 

εκπαιδευτές, και μέχρι εκατόν είκοσι (120) 

ημέρες συνολικά για τους εκπαιδευόμενους 

συνοδούς.». 

9.α) Με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Πολιτισμού και Αθλητισμού και 

Οικονομικών που δημοσιεύεται στην 

Εφημερίδα της Κυβερνήσεως δύνανται να 

καθορίζονται οι ημέρες μετακίνησης εκτός 

έδρας κατ` έτος και πέραν των ανωτέρω 

ορίων της παρ. 1, μέχρι εκατό (100) ημέρες 

συνολικά για τις μετακινήσεις εκτός έδρας 

του προσωπικού των κλάδων αρχαιολόγων, 

μηχανικών, συντηρητών, εργατοτεχνιτών, 

δυτών και σχεδιαστών, της Εφορείας 

Παλαιοανθρωπολογίας - Σπηλαιολογίας και 

της Εφορείας Εναλίων Αρχαιοτήτων του 

Υπουργείου Πολιτισμού και Αθλητισμού ως 

Ειδικών Περιφερειακών Υπηρεσιών με 

πανελλαδική χωρική αρμοδιότητα και των 

Περιφερειακών Υπηρεσιών του Υπουργείου 
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με χωρική αρμοδιότητα τις Κυκλάδες, τα 

Δωδεκάνησα, τα νησιά του Βόρειου Αιγαίου 

και τη Μοναστική Κοινότητα του Αγίου 

Όρους, στο πλαίσιο εκπλήρωσης των 

κατανεμημένων υποχρεώσεών τους. 

 β) Με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Πολιτισμού και Αθλητισμού, Οικονομικών 

και Οικονομίας και Ανάπτυξης, δύνανται να 

καθορίζονται οι ημέρες μετακίνησης εκτός 

έδρας κατ` έτος και πέραν των ανωτέρω 

ορίων της παρ. 1, μέχρι ογδόντα (80) ημέρες 

συνολικά για τις μετακινήσεις εκτός έδρας 

του προσωπικού των υπηρεσιών του 

Υπουργείου Πολιτισμού και Αθλητισμού, 

που εκτελεί αρχαιολογικό έργο εν γένει και 

οι σχετικές δαπάνες βαρύνουν το 

Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων στο 

πλαίσιο συγχρηματοδοτούμενων 

προγραμμάτων, εξαιρουμένου του 

προσωπικού της περίπτωσης α` της 

παρούσας παραγράφου. 

11. Με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Μετανάστευσης και Ασύλου και 

Οικονομικών, δύνανται να καθορίζονται οι 

ημέρες μετακίνησης εκτός έδρας κατ’ έτος 

και πέραν των ορίων της παρ. 1, μέχρι 

ογδόντα (80) ημέρες συνολικά για τις 

μετακινήσεις εκτός έδρας των μηχανικών 

Π.Ε. και Τ.Ε. κάθε ειδικότητας της Τεχνικής 

Υπηρεσίας του Υπουργείου Μετανάστευσης 

και Ασύλου για τις ανάγκες ελέγχου και 

επίβλεψης μελετών και έργων, με ισχύ έως 

την 31η.12.2022. Η απόφαση του πρώτου 

εδαφίου εκδίδεται μετά την εξάντληση των 

ορίων της παρ. 1 και με δυνατότητα 

αναδρομικής ισχύος δύο (2) μηνών.» 

Άρθρο 20 

Στρατιωτικές Λέσχες Στρατού Ξηράς– 

Τροποποίηση άρθρου 19 ν. 4361/2016 

Το άρθρο 19 του ν. 4361/2016 (Α΄ 10) 

τροποποιείται ως προς τους δικαιούμενους να 

κάνουν χρήση των στρατιωτικών λεσχών του 

Στρατού Ξηράς ως μέλη και διαμορφώνεται ως 

εξής: 

«Άρθρο 19 

Στρατιωτικές Λέσχες Στρατού Ξηράς 

Τροποποιείται το άρθρο 19 του ν. 

4361/2016, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 19 

Στρατιωτικές Λέσχες Στρατού Ξηράς 

Οι υπαξιωματικοί, οι ΕΠ.ΟΠ. και οι πολιτικοί 

υπάλληλοι του Στρατού Ξηράς που 

υπηρετούν σε φρουρές στις οποίες 

λειτουργούν Στρατιωτικές Λέσχες κάνουν 

χρήση των υπηρεσιών των παραπάνω 

Λεσχών ως μέλη τους, σύμφωνα με τους 
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Οι υπαξιωματικοί και οι ΕΠ.ΟΠ. του Στρατού 

Ξηράς που υπηρετούν σε φρουρές στις οποίες 

λειτουργούν Στρατιωτικές Λέσχες κάνουν χρήση 

των υπηρεσιών των Λεσχών ως μέλη τους, 

σύμφωνα με τους όρους και τις προϋποθέσεις 

που ισχύουν για τα υπόλοιπα μέλη των 

Λεσχών.». 

 

όρους και τις προϋποθέσεις που ισχύουν για 

τα υπόλοιπα μέλη των Λεσχών.» 

Άρθρο 23 

Λήξη πρώτης μακράς αναρρωτικής άδειας - 

Τροποποίηση άρθρου 24 ν.δ. 1400/1973 

Στο άρθρο 24 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 114) 

επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) ο τίτλος και το 

περιεχόμενο του άρθρου μεταφέρονται από την 

καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα, β) στην παρ. 5 

επικαιροποιείται η ονομασία του Αρχηγού των 

Ενόπλων Δυνάμεων, γ) αντικαθίστανται οι παρ. 1 και 

6, δ) προστίθενται παρ. 7 και 8 και το άρθρο 24 

διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 24 

Λήξη πρώτης μακράς αναρρωτικής άδειας 

1. Αξιωματικός που διατελεί σε πρώτη μακρά 

αναρρωτική άδεια υποχρεούται, εντός πέντε (5) 

ημερών από τη λήξη της άδειάς του, να 

παρουσιαστεί στο Φρουραρχείο που τον 

παρακολουθεί ή τη Μονάδα διοικητικής 

παρακολούθησης, ώστε να του χορηγηθεί Φύλλο 

Πορείας - Φύλλο Μεταβάσεως (ΦΠ-ΦΜ) και 

εισιτήριο εισαγωγής για το αρμόδιο στρατιωτικό 

νοσοκομείο που νοσηλεύθηκε και τηρεί τον ιατρικό 

του φάκελο, προκειμένου να υποβληθεί στις 

απαραίτητες υγειονομικές εξετάσεις. Μετά το πέρας 

αυτών και με μέριμνα του στρατιωτικού 

νοσοκομείου, του χορηγείται άμεσα ΦΠ-ΦΜ για την 

οικεία Ανώτατη Υγειονομική Επιτροπή προς κρίση 

της υγειονομικής του κατάστασης. 

2. Εάν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το 

τραύμα του αξιωματικού ιάθηκε και αυτός 

καθίσταται ικανός, ο αξιωματικός επανέρχεται στην 

υπηρεσία του. 

3. Αξιωματικός που κρίθηκε ικανός μετά τη λήξη της 

πρώτης μακράς αναρρωτικής άδειας, δεν δύναται 

να τύχει για το ίδιο νόσημα ή τραύμα, άλλης πρώτης 

μακράς αναρρωτικής άδειας πριν την παρέλευση 

Αντικαθίστανται οι παρ. 1 και 6, 

προστίθενται παρ. 7 και 8 στο άρθρο 24 του 

ν.δ. 1400/1973, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 24 

Λήξις πρώτης μακράς αναρρωτικής αδείας 

1. Ο εις πρώτην μακράν αναρρωτικήν άδειαν 

διατελών αξιωματικός υποχρεούται, εντός 

πενθημέρου από της λήξεως της αδείας του 

να παρουσιασθή εις την Ανωτάτην 

Υγειονομικήν Επιτροπήν, ήτις εξετάζουσα 

τούτον αποφαίνεται δι` ητιολογημένης 

γνωματεύσεως περί της υγιεινής του 

καταστάσεως. 

2. Εάν η Επιτροπή αποφανθή οτι το νόσημα 

ή το τραύμα του αξιωματικού ιάθη και ούτος 

κατέστη ικανός, ο αξιωματικός επανέρχεται 

εις την υπηρεσίαν του. 

3. Αξιωματικός κριθείς ικανός μετά την λήξιν 

της πρώτης μακράς αναρρωτικής αδείας, 

δεν δύναται να τύχη δια το αυτό νόσημα ή 

τραύμα, ετέρας πρώτης μακράς 

αναρρωτικής αδείας προ της παρελεύσεως 

διετίας από της ημερομηνίας της προς τούτο 

γνωματεύσεως της Ανωτάτης Υγειονομικής 

Επιτροπής. 

4. Εάν παραστή ανάγκη, εντός του ανωτέρω 

χρονικού διαστήματος, χορηγήσεως και 

ετέρας μακράς αναρρωτικής αδείας, διά το 

αυτό νόσημα ή τραύμα, αύτη λογίζεται ως 

δευτέρα μακρά αναρρωτική άδεια. 

5. Εάν η Επιτροπή αποφανθή, ότι το νόσημα 

ή το τραύμα δεν ιάθη και παρίσταται ανάγκη 

χορηγήσεως δευτέρας μακράς αναρρωτικής 

αδείας, διαρκείας αναλόγου διά την 

αποθεραπείαν τούτων, η γνωμάτευσις 

υποβάλλεται εις τον Αρχηγόν Ενόπλων 

Δυνάμεων, όστις χορηγεί την υπό της 
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διετίας από την ημερομηνία της γνωμάτευσης της 

Ανώτατης Υγειονομικής Επιτροπής προς τούτο. 

4. Εάν παραστεί ανάγκη, εντός του ανωτέρω 

χρονικού διαστήματος, χορήγησης και άλλης 

μακράς αναρρωτικής άδειας, για το ίδιο νόσημα ή 

τραύμα, αυτή λογίζεται ως δεύτερη μακρά 

αναρρωτική άδεια. 

5. Εάν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το 

τραύμα δεν ιάθηκε και παρίσταται ανάγκη 

χορήγησης δεύτερης μακράς αναρρωτικής άδειας 

ανάλογης διάρκειας για την αποθεραπεία αυτών, η 

γνωμάτευση υποβάλλεται στον Αρχηγό του Γενικού 

Επιτελείου Εθνικής Άμυνας, ο οποίος χορηγεί τη 

δεύτερη μακρά αναρρωτική άδεια που προτείνει η 

Επιτροπή. 

6. Αν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το 

τραύμα του αξιωματικού ιάθηκε, η φύση του όμως 

τον καθιστά ανίκανο για τη στρατιωτική υπηρεσία, ο 

αξιωματικός τίθεται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία. 

7. Αν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα ή το 

τραύμα του αξιωματικού ιάθηκε, αλλά η φύση 

αυτού, ενώ τον καθιστά ανίκανο για την ενεργό 

υπηρεσία, δεν τον εμποδίζει για την εκτέλεση 

υπηρεσίας γραφείου, εφαρμόζονται τα άρθρα 14 

έως 16. 

8. Αν η Επιτροπή αποφασίσει ότι το νόσημα του 

αξιωματικού είναι ανίατο, ο αξιωματικός είναι 

σωματικά ανίκανος - αποστρατευτέος και τίθεται σε 

αυτεπάγγελτη αποστρατεία.». 

 

Επιτροπής προτεινομένην δευτέραν μακράν 

αναρρωτικήν αδείαν. 

6. Αν η Επιτροπή αποφανθεί ότι το νόσημα 

του αξιωματικού είναι ανίατο ή ότι το 

τραύμα του ιάθηκε μεν αλλά η φύση του τον 

καθιστά σωματικά ανίκανο για τη 

στρατιωτική υπηρεσία, ο αξιωματικός, 

εφόσον επιθυμεί την υπαγωγή του στις 

καταστάσεις των άρθρων 14 έως 16, 

υποβάλλει μέσα σε δέκα (10) ημέρες σχετική 

αίτηση. Το Ανώτατο κατά κλάδο Συμβούλιο: 

α. Αποδέχεται την αίτηση, υπάγει τον 

αξιωματικό σε μία από τις καταστάσεις 

αυτές, σύμφωνα με τις κατά περίπτωση 

προϋποθέσεις και διαδικασίες, 

εξαιρουμένης της εκ νέου παραπομπής του 

ενώπιον της Επιτροπής και τον τοποθετεί σε 

θέση, αναλόγως του βαθμού και της 

ειδικότητάς του, 

β. αν η προθεσμία υποβολής της αίτησης 

παρήλθε άπρακτη, αποφασίζει την 

αποστρατεία του αξιωματικού.» 

Άρθρο 24 

Λήξη δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής άδειας 

- Τροποποίηση άρθρου 25 ν.δ. 1400/1973 

Στο άρθρο 25 του ν.δ. 1400/1973 (Α’ 114) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) ο τίτλος και το περιεχόμενο του 

άρθρου μεταφέρονται από την καθαρεύουσα στη 

δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις, β) αντικαθίσταται η παρ. 1 και το άρθρο 

25 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 25 

Λήξη δεύτερης ή τρίτης μακράς αναρρωτικής 

άδειας 

1. Αξιωματικός που διατελεί σε δεύτερη μακρά 

αναρρωτική άδεια υποχρεούται, εντός πέντε (5) 

ημερών από τη λήξη της άδειάς του, να 

παρουσιαστεί στο Φρουραρχείο που τον 

Αντικαθίσταται η παρ. 1 του άρθρου 25 του 

ν.δ. 1400/1973, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 25 

Λήξις δευτέρας ή τρίτης μακράς 

αναρρωτικής αδείας 

1. Ο εις δευτέραν μακράν αναρρωτικήν 

άδειαν διατελών αξιωματικός υποχρεούται 

εντός πενθημέρου από της λήξεως της 

αδείας του να παρουσιασθή εις την 

Ανωτάτην Υγειονομικήν Επιτροπήν, ήτις 

εξετάζουσα τούτον αποφαίνεται δι` 

ητιολογημένης γνωματεύσεως περί της 

υγιεινής καταστάσεως του. 
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παρακολουθεί ή τη Μονάδα διοικητικής 

παρακολούθησης, ώστε να του χορηγηθεί ΦΠ-

ΦΜ και εισιτήριο εισαγωγής για το αρμόδιο 

στρατιωτικό νοσοκομείο που νοσηλεύθηκε και 

τηρεί τον ιατρικό του φάκελο, προκειμένου να 

υποβληθεί στις απαραίτητες υγειονομικές 

εξετάσεις. Μετά το πέρας αυτών και με μέριμνα 

του στρατιωτικού νοσοκομείου, του χορηγείται 

άμεσα ΦΠ-ΦΜ για την οικεία Ανώτατη 

Υγειονομική Επιτροπή προς κρίση της 

υγειονομικής του κατάστασης. 

2. Αναλόγως της γνωμάτευσης της Επιτροπής 

εφαρμόζονται οι παρ. 2, 6, 7 και 8 του άρθρου 24. 

3. Κατ’ εξαίρεση για βαριές περιπτώσεις νόσων η 

Επιτροπή δύναται, εφόσον κρίνει ότι το νόσημα 

του αξιωματικού είναι δεκτικό ίασης, να 

προτείνει τρίτη μακρά αναρρωτική άδεια. 

4. Μετά τη λήξη της τρίτης μακράς αναρρωτικής 

άδειας εφαρμόζονται οι παρ. 1 και 2.». 

 

2. Αναλόγως της γνωματεύσεως της 

Επιτροπής εφαρμόζονται αι διατάξεις των 

παρ. 2, 6, 7 και 8 του άρθρου 24. 

3. Κατ` εξαίρεσιν διά βαρείας περιπτώσεις 

νόσων η Επιτροπή δύναται, εφ` όσον κρίνει 

οτι το νόσημα του αξιωματικού είναι 

δεκτικόν ιάσεως, να προτείνη τρίτην μακράν 

αναρρωτικήν άδειαν. 

4. Μετά την λήξιν της τρίτης μακράς 

αναρρωτικής αδείας εφαρμόζονται τα εις 

τας παρ. 1 και 2.» 

Άρθρο 25 

Διαγραφή αποστρατευόμενων - Τροποποίηση 

άρθρου 36 ν.δ. 1400/1973 

Στο άρθρο 36 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄114) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) τροποποιείται η παρ. 1 ως προς 

τον χρόνο διαγραφής, β) οι παρ. 2 έως 4 

μεταφέρονται από την καθαρεύουσα στη δημοτική 

γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, γ) 

τροποποιείται η παρ. 4 με την προσθήκη εξαίρεσης, 

δ) προστίθεται παρ. 5 και το άρθρο 36 

διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 36 

Διαγραφή αποστρατευόμενων 

1. Οι αξιωματικοί, που αποστρατεύονται για 

οποιονδήποτε λόγο, διαγράφονται από την ενεργό 

υπηρεσία την τελευταία ημέρα του επόμενου μήνα 

από τη δημοσίευση του προεδρικού διατάγματος 

αποστρατείας τους. 

2. Το χρονικό διάστημα της παρ. 1 θεωρείται ως 

χρόνος υπηρεσίας για όλα τα δικαιώματα και τις 

υποχρεώσεις των αξιωματικών.  

3. Ειδικά αυτοί που αποστρατεύονται λόγω ορίου 

ηλικίας διαγράφονται από τη δύναμη των εν 

ενεργεία στελεχών την ημέρα της κατάληψής τους 

από το όριο ηλικίας. 

Αντικαθίσταται το άρθρο 36 του ν.δ. 

1400/1973, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρον 36 

Διαγραφή αποστρατευομένων 

1. Οι αξιωματικοί, που αποστρατεύονται για 

οποιονδήποτε λόγο, διαγράφονται από την 

ενεργό υπηρεσία τριάντα ημέρες μετά τη 

δημοσίευση του προεδρικού διατάγματος 

αποστρατείας τους. 

2. Το χρονικόν διάστημα της παρ. 1 

θεωρείται ως χρόνος υπηρεσίας για όλα τα 

δικαιώματα και τις υποχρεώσεις των 

αξιωματικών.  

3. Ειδικά αυτοί που αποστρατεύονται λόγω 

ορίου ηλικίας διαγράφονται από τη δύναμη 

των εν ενεργεία στελεχών την ημέρα της 

κατάληψής τους από το όριο ηλικίας. 

4. Σε όλες τις περιπτώσεις, η ημερομηνία 

διαγραφής δεν θεωρείται χρόνος 

υπηρεσίας, εκτός εάν είναι η ημέρα της 

κατάληψής τους από το όριο ηλικίας. 

5. Τα ανωτέρω εφαρμόζονται αναλογικά και 

για τους ανθυπασπιστές και μόνιμους 

υπαξιωματικούς.» 
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4. Σε όλες τις περιπτώσεις, η ημερομηνία διαγραφής 

δεν θεωρείται χρόνος υπηρεσίας, εκτός εάν είναι η 

ημέρα της κατάληψής τους από το όριο ηλικίας. 

5. Τα ανωτέρω εφαρμόζονται αναλογικά και για 

τους ανθυπασπιστές και μόνιμους 

υπαξιωματικούς.». 

Άρθρο 26 

Ανακαλούμενοι στην ενέργεια αξιωματικοί για 

λόγους υγείας - Τροποποίηση παρ. 6 άρθρου 66 ν.δ. 

1400/1973 

Στην παρ. 6 του άρθρου 66 του ν.δ. 1400/1973 (Α΄ 

114) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) προστίθεται νέο 

δεύτερο εδάφιο, γ) στο τρίτο εδάφιο οι λέξεις «των 

ανωτέρω» αντικαθίσταται από τη λέξη «τους» και η 

παρ. 6 διαμορφώνεται ως εξής: 

«6. Πλέον των προαναφερομένων κατ’ εξαίρεση και 

μόνο για σοβαρές ασθένειες, μετά από γνωμάτευση 

της αρμόδιας κατά Κλάδο Ανώτατης Υγειονομικής 

Επιτροπής, ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας, με 

απόφασή του, μπορεί να ανακαλεί στην ενεργό 

υπηρεσία, κατόπιν πρότασης του Αρχηγού Γενικού 

Επιτελείου του οικείου Κλάδου ή του Αρχηγού 

Γ.Ε.ΕΘ.Α., προκειμένου περί αξιωματικών Κοινών 

Σωμάτων, ως μονίμους από την εφεδρεία, 

απόστρατους αξιωματικούς ανεξαρτήτως ορίου 

ηλικίας και εγγραφής αυτών στα στελέχη της 

εφεδρείας. Οι ανωτέρω λαμβάνουν τη δικαιούμενη 

σύνταξη και δεν αποκτούν δικαίωμα απόληψης 

μισθού, παρά μόνο δικαίωμα υγειονομικής 

περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την 

εφεδρεία στρατιωτικοί, σύμφωνα με την περ. γ΄ του 

άρθρου 1 του ν.δ. 154/1975 (Α΄ 185). Η απόλυσή 

τους ενεργείται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας μετά από πρόταση του κατά τα ανωτέρω 

αρμόδιου Αρχηγού του οικείου Κλάδου ευθύς ως 

εκλείψουν οι λόγοι, για τους οποίους 

ανακλήθηκαν.». 

Τροποποιείται η παρ. 6 του άρθρου 66 του 

ν.δ. 1400/1973, η οποία είχε ως εξής: 

«6. Πλέον των προαναφερομένων κατ’ 

εξαίρεση και  μόνο  για  σοβαρές  ασθένειες  

μετά  από  γνωμάτευση  της  αρμοδίας  κατά  

Κλάδο  Ανωτάτης Υγειονομικής Επιτροπής, ο 

Υπουργός  Εθνικής  Άμυνας  με  απόφασή  

του  μπορεί να ανακαλεί στην ενεργό 

υπηρεσία, κατόπιν προτάσεως του Αρχηγού 

Γενικού  Επιτελείου  του  οικείου  Κλάδου  ή  

του  Αρχηγού  Γ.Ε.ΕΘ.Α.,  προκειμένου περί 

αξιωματικών  Κοινών  Σωμάτων,  ως  

Μονίμους  από  την  Εφεδρεία,  

αποστράτους  αξιωματικούς  ανεξαρτήτως  

ορίου  ηλικίας  και  εγγραφής αυτών στα 

στελέχη  της  εφεδρείας.   Η  απόλυση  των  

ανωτέρω ενεργείται  με  απόφαση  του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας μετά από 

πρόταση  του κατά τα ανωτέρω αρμοδίου  

Αρχηγού  του  οικείου  Κλάδου  ευθύς  ως  

εκλείψουν οι λόγοι, για τους οποίους 

ανεκλήθησαν.». 

Άρθρο 28 

Βοήθημα λόγω θανάτου εν αποστρατεία μετόχων 

του ΜΤΝ - Αντικατάσταση άρθρου 79 π.δ. 

21ης/31ης.10.1932 

Το άρθρο 79 του π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 (Α΄ 387) 

αντικαθίσταται ως εξής: 

«Άρθρο 79 

Αντικαθίσταται το άρθρο 79 του π.δ. 

21/1932, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άμα τω θανάτω αποστράτου μετόχου 

χορηγείται παρά του Ταμείου εις την 

χηρευούσαν οικογένεια κατά την εν άρθρ. 29 

σειράν χρηματικών βοήθημα εκ δρχ. 1500 

δια τα πρώτα έξοδα του πένθους. Το άνω 

βοήθημα δύναται να αυξάνεται κατόπιν 
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Βοήθημα λόγω θανάτου εν αποστρατεία μετόχων 

του ΜΤΝ 

1. Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Ταμείου, μετά τον θάνατο του εν αποστρατεία 

μετόχου χορηγείται βοήθημα λόγω θανάτου ύψους 

χιλίων πεντακοσίων (1.500) ευρώ στον πρώτο 

δικαιούχο μερίσματος, λόγω θανάτου, ύστερα από 

αίτησή του, με την εξής σειρά: 

α)  στον/στην σύζυγο και στον/στην συμβιούντα του 

ν. 4356/2015 (Α΄ 181) , 

β) στο τέκνο ή στα τέκνα του θανόντος κατ’ 

ισομοιρία.   

2. Εφόσον δεν υφίστανται δικαιούχοι σύμφωνα με 

την παρ. 1, το βοήθημα λόγω θανάτου καταβάλλεται 

σε όποιον επωμίσθηκε τα έξοδα κηδείας πλήρως ή 

κατά το μεγαλύτερο μέρος τους, ύστερα από αίτησή 

του, η οποία υποβάλλεται στο Ταμείο μέσα σε 

αποκλειστική προθεσμία ενός (1) έτους από την 

ημερομηνία θανάτου του εν αποστρατεία μετόχου. 

3. Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Ταμείου καθορίζονται τα δικαιολογητικά που 

απαιτούνται για την καταβολή του βοηθήματος. 

4. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής 

Άμυνας και Οικονομικών, μετά από εισήγηση του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Ταμείου, το ύψος του 

ποσού του βοηθήματος της παρ. 1 δύναται να 

αναπροσαρμόζεται ανάλογα με την οικονομική 

κατάσταση του Ταμείου. 

5. Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Ταμείου, στο τέλος κάθε έτους δύναται να 

καταβάλλεται επιπλέον ποσό βοηθήματος σε κάθε 

ένα από τα ανήλικα τέκνα των εν αποστρατεία 

μετόχων που απεβίωσαν μέσα στο ίδιο έτος. Το 

επιπλέον ποσό δεν δύναται να υπερβαίνει το 

πενήντα τοις εκατό (50%) του προβλεπόμενου 

βοηθήματος.». 

αποφάσεως του Διοικητικού Συμβουλίου, 

εάν η οικονομική κατάστασις του Ταμείου 

επιτρέπη τούτο, ως και να ορισθή 

προσαύξησις του ποσού τούτου, κατά 

ποσοστόν οριζόμενον υπό του Διοικητικού 

Συμβουλίου, δι` έκαστον των πλέον του ενός 

ανηλίκων μελών της χηρευούσης 

οικογενείας.» 

Άρθρο 30 

Αναπροσαρμογή μεριδίων μερισματούχων 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού - Τροποποίηση 

άρθρου 1 ν. 1106/1980 

Στο άρθρο 1 του ν. 1106/1980 (Α΄ 301) 

επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το άρθρο 

μεταφέρεται από την καθαρεύουσα στη 

δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις, β) στο πρώτο εδάφιο της παρ. 1 

Προστίθεται παράγραφος 2Α μετά την 

παρ. 2 του άρθρου 1 του ν. 1106/1980, το 

οποίο είχε ως εξής: 

«1. Στρατιωτικοί των ενόπλων Δυνάμεων, 

ως και οι οπλίται, Ανθυπασπισταί και 

Αξιωματικοί της Χωροφυλακής και του 

Λιμενικού Σώματος, μέτοχοι και 

μερισματούχοι των Μετοχικών Ταμείων 

Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, 
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διαγράφεται η αναφορά σε στρατιωτικούς των 

Ενόπλων Δυνάμεων, σε οπλίτες, ανθυπασπιστές 

και αξιωματικούς της Χωροφυλακής και του 

Λιμενικού Σώματος, γ) προστίθεται παρ. 2Α, δ) 

στην παρ. 3 δα) το πρώτο εδάφιο τροποποιείται 

με την προσθήκη αναφοράς στο Βοήθημα 

Οικογενειακής ή Επαγγελματικής Αυτοτέλειας, 

δβ) προστίθεται δεύτερο εδάφιο και το άρθρο 1 

διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 1 

1. Μέτοχοι και μερισματούχοι των Μετοχικών 

Ταμείων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας, 

εξελθόντες ή εξερχόμενοι της ενεργού 

υπηρεσίας από την 10η.6.1974 και στο εξής, 

καθώς και οι χηρεύουσες οικογένειές τους, 

εφόσον συντρέχουν και οι λοιπές προϋποθέσεις 

της νομοθεσίας του οικείου Μετοχικού Ταμείου, 

δικαιούνται μερίσματος, μετά των επ’ αυτού 

σχετικών προσαυξήσεων και λοιπών παροχών 

του βαθμού τον οποίο έφεραν και με τον οποίον 

μισθοδοτούνταν ή του βαθμού του οποίου τις 

αποδοχές λάμβαναν κατά την έξοδό τους από 

την υπηρεσία. Το επί του μερίσματος δικαίωμα 

των μερισματούχων που έχουν ήδη εξέλθει από 

την υπηρεσία, καθώς και των χηρευουσών 

οικογενειών τους αρχίζει από την ημερομηνία 

κατά την οποία αρχίζει και το δικαίωμά τους επί 

της σύνταξης. 

2. Όσοι εμπίπτουν στην παρ. 1, εφόσον 

δικαιούνται σύνταξη προσαυξημένη με το 

επίδομα χρόνου υπηρεσίας, λαμβάνουν από την 

1η.1. 1978: 

α) Οι μερισματούχοι των ΜΤΣ και ΜΤΑ, το 

μέρισμα του αμέσως ανωτέρου βαθμού, εφόσον 

το υπολογισθέν στη σύνταξη επίδομα χρόνου 

υπηρεσίας ανέρχεται σε ποσοστό τουλάχιστον 

σαράντα τέσσερα τοις εκατό (44%) επί του 

βασικού μισθού, και το ήμισυ της διαφοράς του 

μερίσματος του αμέσως ανωτέρου βαθμού, 

εφόσον το επίδομα χρόνου υπηρεσίας ανέρχεται 

σε ποσοστό τουλάχιστον είκοσι οκτώ τοις εκατό 

(28%). Μόνιμοι υπάλληλοι του ΜΤΑ 

μερισματούχοι αυτού, κατηγορίας ΔΕ και ΥΕ, 

βαθμού (Α) και (Γ) αντίστοιχα, εφόσον το 

επίδομα χρόνου υπηρεσίας στη σύνταξή τους 

ανέρχεται σε ποσοστό είκοσι οκτώ τοις εκατό 

(28%) ή σαράντα τέσσερα τοις εκατό (44%), 

λαμβάνουν αντίστοιχα, πέραν του αρτίου 

εξελθόντες ή εξερχόμενοι της ενεργού 

υπηρεσίας από 10 Ιουνίου 1974 και 

εντεύθεν, ως και αι χηρεύουσαι 

οικογένειαι αυτών, συντρεχουσών και 

των λοιπών προϋποθέσεων της 

νομοθεσίας του οικείου Μετοχικού 

Ταμείου, δικαιούνται μερίσματος,  μετά 

των επ’ αυτού σχετικών προσαυξήσεων 

και λοιπών παροχών του βαθμού τον 

οποίον έφερον και με τον οποίον 

εμισθοδοτούντο ή του βαθμού του 

οποίου τας αποδοχάς ελάμβανον κατά 

την έξοδόν των εκ της υπηρεσίας. Το επί 

του μερίσματος δικαίωμα των ήδη 

εξελθόντων της υπηρεσίας 

μερισματούχων, ως και των χηρευουσών 

οικογενειών αυτών άρχεται από της 

ημερομηνίας από της οποίας άρχεται και 

το επί της συντάξεως  δικαίωμα αυτών. 

2. Οι εν παραγράφω 1, εφ’ όσον 

εδικαιώθησαν συντάξεως 

προσηυξημένης δι’ επιδόματος χρόνου 

υπηρεσίας, λαμβάνουν από 1 Ιανουαρίου 

1978 : 

α. Οι μερισματούχοι των ΜΤΣ και ΜΤΑ το 

μέρισμα του αμέσως ανωτέρου βαθμού, 

εφ’ όσον το υπολογισθέν εις την σύνταξιν 

επίδομα χρόνου υπηρεσίας ανέρχεται εις 

ποσοστόν τουλάχιστον 44 % επί του 

βασικού μισθού, και το ήμισυ της 

διαφοράς του μερίσματος του αμέσως 

ανωτέρου βαθμού εφ’ όσον το επίδομα 

χρόνου υπηρεσίας ανέρχεται εις 

ποσοστόν τουλάχιστον 28 %. Μόνιμοι  

υπάλληλοι  του Μετοχικού Ταμείου 

Αεροπορίας, μερισματούχοι αυτού, 

κατηγορίας "ΔΕ" και "ΥΕ", βαθμού (Α) και 

(Γ) αντίστοιχα, εφόσον το επίδομα χρόνου 

υπηρεσίας στη σύνταξή τους ανέρχεται 

σε ποσοστό  28%  ή  44%,  λαμβάνουν  

αντίστοιχα, πέραν του αρτίου μερίσματος 

του βαθμού τους, οι μεν της κατηγορίας 

"ΔΕ" ένα (1 ) ή δύο (2) μερίδια, οι δε της 

κατηγορίας "ΥΕ" μισό (0,50) ή ένα (1) 

μερίδιο. 

β. Οι μερισματούχοι του ΜΤΝ, το μέρισμα 

της παραγράφου 1 προσηυξημένον κατά 
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μερίσματος του βαθμού τους, οι μεν της 

κατηγορίας ΔΕ ένα (1) ή δύο (2) μερίδια, οι δε της 

κατηγορίας ΥΕ μισό (0,50) ή ένα (1) μερίδιο. 

β) Οι μερισματούχοι του ΜΤΝ, το μέρισμα της 

παρ. 1 προσαυξημένο κατά το ποσοστό του 

επιδόματος χρόνου υπηρεσίας. 

2Α. Το μέρισμα των μερισματούχων του ΜΤΣ που 

προκύπτει από την εφαρμογή του άρθρου 4 του 

α.ν. 559/1937 (Α΄ 107) και των παρ. 1 και 2 του 

παρόντος προσαυξάνεται: 

α) Στους διατελέσαντες: 

αα) Αρχηγούς ΓΕΕΘΑ κατά δέκα (10) μερίδια, 

αβ) Αρχηγούς ΓΕΣ, πρώην Χωροφυλακής και 

ΕΛ.ΑΣ. κατά εννιά (9) μερίδια, 

αγ) Γενικούς Επιθεωρητές Στρατού και Διοικητές 

Στρατιάς και αντίστοιχους πρώην Χωροφυλακής 

και ΕΛ.ΑΣ. κατά οκτώ (8) μερίδια. 

β) Στους αποστρατευόμενους με τον 

αποστρατευτικό βαθμό: 

βα) Του Αντιστράτηγου κατά έξι (6) μερίδια. 

ββ) Του Υποστράτηγου κατά πέντε (5) μερίδια. 

βγ) Του Ταξιάρχου κατά τέσσερα (4) μερίδια. 

3. Ουδείς λαμβάνει, κατ’ εφαρμογή του 

παρόντος νόμου, μέρισμα καθώς και 

συναρτώμενο επ’ αυτού ΒΟΕΑ, λιγότερο του 

καταβαλλομένου βάσει προϊσχυουσών 

διατάξεων. Σε περίπτωση που προκύπτει θετική 

διαφορά, οι μερισματούχοι καθίστανται 

δικαιούχοι αυτής από την 1η.1.2023. 

το ποσοστόν του επιδόματος χρόνου 

υπηρεσίας. 

3. Ουδείς λαμβάνει, κατ’ εφαρμογήν των 

διατάξεων του παρόντος νόμου, μέρισμα 

ολιγώτερον του καταβαλλομένου βάσει 

προϊσχυουσών διατάξεων.» 

Άρθρο 31 

Καταβολή έκτακτου μερίσματος στους 

μερισματούχους Μετοχικού Ταμείου Στρατού - 

Προσθήκη παρ. 3 στο άρθρο 1 α.ν. 559 της 24/27 

Μαρτίου 1937 

Στο άρθρο 1 του α.ν. 559 της 24ης/27ης Μαρτίου 

1937 (Α΄ 107) προστίθεται παρ. 3 ως εξής: 

«3. Το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού 

Ταμείου Στρατού δύναται, κατόπιν έγκρισης του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας, να κατανέμει στους 

μερισματούχους της αμέσως προγενέστερης από 

την καταβολή περιόδου, έκτακτο μέρισμα από τα 

έσοδα της τρέχουσας χρήσης, εάν με βάση τα 

αποτελέσματα εννεάμηνου προκύπτει απόδοση 

Προστίθεται παρ. 3 μετά την παράγραφο 

2 του άρθρου 1 του α.ν. 559 της 24/27 

Μαρτίου 1937, το οποίο είχε ως εξής: 

«1. Η αποστολή του μετοχικού ταμείου 

στρατού, αποτελούντος νομικόν 

πρόσωπον δημοσίου δικαίου, είναι διττή: 

1) Η οικονομική ενίσχυσις των μετοχών 

και μερισματούχων αυτού δια της 

παροχής: α) μερίσματος εις τους 

εξερχομένους του στρατεύματος 

μετόχους του και τας ορφανικάς τούτων 

οικογένειας, β`) προικός εις τας εις 

πρώτον γάμον ερχομένας θυγατέρας των 

τε μετόχων και μερισματούχων, και γ`) 

χρηματικού βοηθήματος εφ` άπαξ εις τας 
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εσόδων πλέον των προϋπολογισθέντων, για την 

εκπλήρωση όλων των υποχρεώσεων του 

Ταμείου. Το εν λόγω μέρισμα καταβάλλεται 

χωρίς καμία κράτηση και δεν δύναται να είναι 

μεγαλύτερο του καταβαλλόμενου ανά 

περίοδο.». 

απορφανιζομένας  οικογενείας των 

μερισματούχων, και 2) Η άσκησις γενικώς 

κοινωνικής προνοίας υπέρ των 

μερισματούχων και των μετόχων δια της 

χορηγήσεως αυτοίς ή ταις οικογενείαις 

των διευκολύνσεων υπό τύπον: α`) 

δανείων τοκοχρεωλυτικών εις 

αποστράτους, ενυποθήκων και 

οικοδομικών προς ανέργεσιν κατοικιών, 

β) προεξοφλήσεων των συντάξεων, και γ) 

προμηθείας επί πιστώσει ειδών πάσης 

φύσεως δια των  πρατηρίων αυτού "δ)  

Τοκοχρεολυτικών  δανείων στους 

μετόχους και μερισματούχους, ως και  

στους  υπαλλήλους  του  Μετοχικού 

Ταμείου   Στρατού   για   την  αντιμετώπιση  

επιτακτικών  αναγκών 

σύμφωνα  με τα καθοριζόμενα από την  

Επιτροπή  Νομισματικών και Πιστωτικών 

Θεμάτων της Τράπεζας της  Ελλάδος". 

2. Το Διοικητικό Συμβούλιο του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού δύναται, 

κατόπιν έγκρισης του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας, να κατανέμει στους 

μερισματούχους μέρισμα από τα καθαρά 

ετήσια έσοδα της τρέχουσας χρήσης, τα 

οποία προκύπτουν μετά την αφαίρεση 

από τα συνολικά έσοδα του Ταμείου 

όλων των υποχρεώσεων αυτού, καθώς 

και ποσού είκοσι εκατομμυρίων 

(20.000.000) ευρώ ανά έτος για τη 

δημιουργία ταμειακού αποθέματος. Η 

ισχύς της παρούσας άρχεται την 1η 

Ιουλίου 2012 και λήγει την 31η 

Δεκεμβρίου 2016.» 

Άρθρο 32 

Παροχές λόγω θανάτου μετόχου Ταμείου 

Αλληλοβοήθειας- Αντικατάσταση άρθρου 15 ν.δ. 

398/1974  

Το άρθρο 15 του ν.δ. 398/1974 (Α΄ 116) 

αντικαθίσταται ως εξής: 

«Άρθρο 15 

Δικαιούχοι βοηθήματος 

 

Τροποποιούνται οι παρ. 2 έως 5 του 

άρθρου 15 ν.δ. 398/1974, οι οποίες είχαν 

ως εξής : 

«1. Οι μέτοχοι των Ταμείων 

Αλληλοβοηθείας, όταν εξέρχονται από τις 

Ένοπλες Δυνάμεις, δικαιούνται 

χρηματικές παροχές κατά τις διατάξεις 

του παρόντος. 

2. Εν περιπτώσει θανάτου του μετόχου, 

εάν ούτος ήτο έγγαμος δικαιούνται των 

χρηματικών παροχών κατ’ ισομοιρίαν, ο 

έτερος των συζύγων, τα γνήσια ή θετά ή 
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1. Οι μέτοχοι των Ταμείων Αλληλοβοηθείας, όταν 

εξέρχονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις, 

δικαιούνται χρηματικές παροχές κατά τις 

διατάξεις του παρόντος. 

2. Σε περίπτωση θανάτου του μετόχου που 

άφησε εν ζωή σύζυγο ή τέκνα, δικαιούνται τις 

χρηματικές παροχές, κατ’ ισομοιρία, ο/η σύζυγος 

ή ο/η συμβιών, τα ανήλικα τέκνα, τα ενήλικα 

τέκνα, τα οποία είναι ανίκανα σωματικά ή 

πνευματικά για άσκηση βιοποριστικού 

επαγγέλματος, όπως πιστοποιείται με 

γνωμάτευση του Κέντρου Πιστοποίησης 

Αναπηρίας (ΚΕ.Π.Α.) ή της κατά κλάδο Ανώτατης 

Υγειονομικής Επιτροπής, τα ενήλικα άγαμα τέκνα 

ηλικίας έως είκοσι πέντε (25) ετών τα οποία 

φοιτούν σε σχολές ή σχολεία ή ινστιτούτα 

επαγγελματικής κατάρτισης της ημεδαπής ή 

αλλοδαπής και τα ενήλικα άγαμα τέκνα ηλικίας 

έως είκοσι πέντε (25) ετών, τα οποία υπηρετούν 

τη στρατιωτική τους θητεία. 

3. Εάν δεν υπάρχει κανένα από τα αναφερόμενα 

στην παρ. 2 πρόσωπα, δικαιούνται τις 

χρηματικές παροχές, κατ’ ισομοιρία, τα ενήλικα 

τέκνα του μετόχου. 

4. Σε περίπτωση θανόντος μετόχου που δεν 

άφησε εν ζωή σύζυγο και τέκνα, δικαιούνται τις 

χρηματικές παροχές, κατ’ ισομοιρία, οι γονείς, τα 

ανήλικα αδέλφια, τα ενήλικα αδέλφια, τα οποία 

είναι ανίκανα σωματικά ή πνευματικά για 

άσκηση βιοποριστικού επαγγέλματος, όπως 

πιστοποιείται με γνωμάτευση του Κέντρου 

Πιστοποίησης Αναπηρίας (ΚΕ.Π.Α.) ή της κατά 

κλάδο Ανώτατης Υγειονομικής Επιτροπής, τα 

ενήλικα άγαμα αδέλφια ηλικίας έως είκοσι πέντε 

(25) ετών, τα οποία φοιτούν σε σχολές ή σχολεία 

ή ινστιτούτα επαγγελματικής εκπαίδευσης ή 

κατάρτισης της ημεδαπής ή αλλοδαπής, και τα 

ενήλικα άγαμα αδέλφια ηλικίας έως είκοσι πέντε 

(25) ετών, τα οποία υπηρετούν τη στρατιωτική 

τους θητεία. 

5. Εάν δεν υπάρχει κανένα από τα αναφερόμενα 

στην παρ. 4 πρόσωπα, δικαιούνται το ήμισυ των 

χρηματικών παροχών, κατ’ ισομοιρία, τα ενήλικα 

αδέλφια του μετόχου.». 

δι’ επιγενομένου γάμου 

νομιμοποιηθέντα άγαμα θήλεα και τα 

ανήλικα άρρενα τέκνα του 

αποβιώσαντος, ως και τα ενήλικα άρρενα, 

εφ’ όσον είναι άγαμα και ανίκανα δι’ 

οιονδήποτε βιοποριστικόν επάγγελμα, 

συνεπεία ανιάτου βλάβης ή παθήσεως, 

της ανικανότητός των ταύτης 

πιστοποιουμένης διά γνωματεύσεως της 

αρμοδίας κατά Κλάδον Ανωτάτης 

Υγειονομικής Επιτροπής. 

 3. Εάν ουδέν εκ των εν παραγράφω 2 

δικαιούχων προσώπων, υπάρχη, 

δικαιούνται των χρηματικών παροχών 

κατ’ ισομοιρίαν τα έγγαμα θήλεα και τα 

ενήλικα άρρενα τέκνα του μετόχου. 

 4. Εάν ο θανών μέτοχος ήτο άγαμος, 

δικαιούνται των χρηματικών παροχών, 

κατ’ ισομοιρίαν, οι γονείς, αι άγαμοι, εν 

χηρεία ή εν διαζεύξει διατελούσαι 

αδελφαί, και οι ανήλικοι αδελφοί του 

αποβιώσαντος, ως και οι ανήλικοι 

αδελφοί αυτού εφ’ όσον είναι άγαμοι και 

ανίκανοι δι’ οιονδήποτε βιοποριστικόν 

επάγγελμα, λόγω ανιάτου βλάβης ή 

παθήσεως, της ανικανότητός των ταύτης 

πιστοποιουμένης διά γνωματεύσεως της 

αρμοδίας κατά Κλάδον Υγειονομικής 

Επιτροπής. 

 5. Εάν ουδέν των ανωτέρω εν 

παραγράφω 4 προσώπων υπάρχη, 

δικαιούνται του ημίσεος των χρηματικών 

παροχών, κατ’ ισομοιρίαν οι ενήλικοι 

αδελφοί και αι έγγαμοι αδελφαί του 

μετόχου.» 

Άρθρο 33 

Δικαιούχοι παροχών λόγω θανάτου μετόχου 

Ειδικού Λογαριασμού Χρηματικής Αρωγής 

Τροποποιείται η παρ. 1 του άρθρου 3 του 

ν. 354/1976,  το οποίο είχε ως εξής: 
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Οικογενειών Στρατιωτικών (ΕΛΧΑΟΣ) - 

Τροποποίηση παρ. 1 άρθρου 3 ν. 354/1976  

Στο άρθρο 3 του ν. 354/1976 (Α΄ 148) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) το άρθρο μεταφέρεται από 

την καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και 

γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) 

τροποποιείται η παρ. 1 ως προς τους 

δικαιούχους παροχών λόγω θανάτου μετόχου 

και το άρθρο 3 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 3 

Δικαιούχοι 

«1. Δικαιούχοι εφάπαξ χρηματικής αρωγής 

από τον λογαριασμό αυτό είναι οι οικογένειές 

τους, σε καιρό ειρήνης σε διατεταγμένη 

υπηρεσία ή μη, φονευομένων, θανόντων ή 

εξαφανιζόμενων στρατιωτικών των Ενόπλων 

Δυνάμεων, εφόσον δεν δικαιούνται πολεμική 

σύνταξη, κατά την ακόλουθη σειρά 

προτεραιότητας και κατ’ ισομοιρία σε καθεμία 

των κατωτέρω περιπτώσεων: 

α) ο/η σύζυγος ή ο/η συμβιών του ν. 

4356/2015 (Α΄ 181), τα ανήλικα τέκνα, τα ενήλικα 

τέκνα, τα οποία είναι ανίκανα σωματικά ή 

πνευματικά για άσκηση βιοποριστικού 

επαγγέλματος, όπως πιστοποιείται με 

γνωμάτευση του Κέντρου Πιστοποίησης 

Αναπηρίας (ΚΕ.Π.Α.) ή της κατά κλάδο Ανώτατης 

Υγειονομικής Επιτροπής, τα ενήλικα άγαμα τέκνα 

ηλικίας έως είκοσι πέντε (25) ετών, τα οποία 

φοιτούν σε σχολές ή σχολεία ή ινστιτούτα 

επαγγελματικής εκπαίδευσης ή κατάρτισης της 

ημεδαπής ή αλλοδαπής, και τα ενήλικα άγαμα 

τέκνα ηλικίας έως είκοσι πέντε (25) ετών, τα 

οποία υπηρετούν τη στρατιωτική τους θητεία, 

β) τα ενήλικα τέκνα, 

γ) οι γονείς, 

δ) τα ανήλικα αδέλφια. 

2. Προκειμένου περί εξαφανιζόμενων το επίδομα 

του παρόντος καταβάλλεται ταυτόχρονα με τη 

δημοσίευση της τελεσίδικης απόφασης περί 

αφάνειας.». 

«1. Δικαιούχοι εφ’ άπαξ χρηματικής 

αρωγής εκ του Λογαριασμού τούτου είναι 

αι οικογένειαι των, εν καιρώ ειρήνης εν 

διατεταγμένη υπηρεσία ή μη 

φονευομένων, θνησκόντων ή 

εξαφανιζομένων στρατιωτικών των 

Ενόπλων Δυνάμεων, εφ’ όσον δεν 

δικαιούνται πολεμικής συντάξεως, κατά 

την ακόλουθον σειρά προτεραιότητος και 

κατ’ ισομοιρίαν εν εκάστη των κατωτέρω 

περιπτώσεων: 

 α. Η σύζυγος, τα ανήλικα άρρενα τέκνα 

και αι άγαμοι θυγατέρες. 

 β. Οι γονείς. 

 γ. Αι ορφαναί πατρός άγαμοι αδελφαί 

και οι ορφανοί πατρός ανήλικοι άρρενες 

αδελφοί.» 

  

 

 

 

 

 

 

 

Άρθρο 34 

Κατ’ εξαίρεση καταβολή μερίσματος από το ΜΤΣ 

σε δικαιούχους στρατιωτικής σύνταξης για 

Προστίθεται δεύτερο εδάφιο στην παρ. 10 

του άρθρου 1 του ν.δ. 4198/1961, η οποία 

είχε ως εξής: 
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λόγους υγείας - Τροποποίηση παρ. 10 άρθρου 1 

ν.δ. 4198/1961 

Στην παρ. 10 του άρθρου 1 του ν.δ. 4198/1961 

(Α΄ 168) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το πρώτο 

εδάφιο μεταφέρεται από την καθαρεύουσα στη 

δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις, β) προστίθεται δεύτερο εδάφιο και η 

παρ. 10 διαμορφώνεται ως εξής: 

«10. Το δικαίωμα σε μέρισμα παύει και στην 

περίπτωση που ο μερισματούχος δικαιούται 

πολιτική σύνταξη, λόγω απασχόλησής του στον 

δημόσιο τομέα και καταστεί και μερισματούχος 

του Μετοχικού Ταμείου Πολιτικών Υπαλλήλων. 

Εξαιρούνται του πρώτου εδαφίου όσοι 

μερισματούχοι δικαιώθηκαν ή πρόκειται να 

δικαιωθούν στρατιωτικής σύνταξης λόγω 

ανικανότητας που προήλθε πρόδηλα και 

αναμφισβήτητα λόγω της υπηρεσίας.». 

«10.  Το εις  μέρισμα  δικαίωμα απόλλυται 

ωσαύτως εάν λόγω διανύσεως πολιτικής 

υπηρεσίας μεταγενεστέρως της εξόδου εκ 

του Στρατού ή της Χωροφυλακής, ο 

μερισματούχος τύχη πολιτικής συντάξεως 

καταστή δε και μερισματούχος του 

Μετοχικού Ταμείου Πολιτικών Υπαλλήλων. » 

Άρθρο 37 

Κρατήσεις υπέρ Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού - 

Τροποποίηση άρθρου 55 π.δ. 21/31.10.1932 

 

Στο άρθρο 55 του π.δ. της 21ης/31ης.10.1932 (Α΄ 

387) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το άρθρο 

μεταφέρεται από την καθαρεύουσα στη 

δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις, β) αντικαθίσταται η περ. ε΄ και το 

άρθρο 55 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 55 

(Άρθρα 3 και 6 νόμου 2740) 

Στους πόρους του ταμείου καταλέγονται και οι 

εξής: 

α) Οι τόκοι των κεφαλαίων και οι αμοιβές των 

κληρουμένων ομολογιών του Ταμείου, 

β) η καθαρά πρόσοδος των ακινήτων του 

Ταμείου, 

γ) οι τυχόν δωρεές, κληροδοτήματα και 

κληρονομίες,  

δ) η αδιάθετη περιουσία κάθε ακλήρου 

αποβιούντος, που ανήκει στη δύναμη του Π.Ν., 

«ε) H κράτηση λόγω εγγραφής γάμου, σύμφωνα 

με το άρθρο 55Α.». 

Τροποποιείται η περ. ε΄ του άρθρου 55 του 

π.δ. 21/1932, η οποία είχε ως εξής: 

«ε) Τα τέλη γάμου, κατά τα εν τοις επομένοις 

άρθροις οριζόμενα.». 

Άρθρο 41 Τροποποιούνται οι παρ. 1 και 2 του άρθρου 

1 του ν.δ. 2554/1953, το οποίο είχε ως εξής: 
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Σύνθεση Διοικητικού Συμβουλίου Μετοχικού 

Ταμείου Στρατού - Τροποποίηση άρθρου 1 ν.δ. 

2554/1953 

Στο άρθρο 1 του ν.δ. 2554/1953 (Α΄ 230), περί της 

σύνθεσης του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού, επέρχονται οι εξής 

αλλαγές: α) το άρθρο μεταφέρεται από την 

καθαρεύουσα στη δημοτική γλώσσα και γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) στην παρ. 1 βα) 

τροποποιείται η προέλευση των μελών του 

Διοικητικού Συμβουλίου και προστίθενται 

τέσσερα (4) μέλη, τα οποία προέρχονται από τις 

Ένοπλες Δυνάμεις, την Ελληνική Αστυνομία, την 

Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού και το 

Γενικό Λογιστήριο του Κράτους, ββ) η περ. γ΄ 

τροποποιείται όσον αφορά στα εκεί 

αναφερόμενα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου 

τα οποία πλέον είναι μόνο εν ενεργεία και 

τροποποιείται το Σώμα προέλευσής τους, βγ) 

στην περ. δ΄ ο ανώτερος υπάλληλος της 

Τράπεζας της Ελλάδος αντικαθίσταται από έναν 

ανώτερο, βαθμού Αστυνομικού Διευθυντή, ή 

ανώτατο αξιωματικό της Ελληνικής Αστυνομίας, 

βδ) προστίθενται περ. ε΄, στ΄ και ζ΄, β) η παρ. 2 

τροποποιείται με την προσθήκη της φράσης 

«καθώς και οι αναπληρωτές τους» και το άρθρο 

1 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 1 

1. Το Διοικητικό Συμβούλιο του Μετοχικού 

Ταμείου Στρατού είναι εννεαμελές και 

αποτελείται από: 

α) έναν (1) ανώτατο αξιωματικό εν ενεργεία ή εν 

αποστρατεία, ως Πρόεδρο, 

β) έναν (1) ανώτατο αξιωματικό εν ενεργεία ή εν 

αποστρατεία, ως Αντιπρόεδρο. Εφόσον ο 

Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου 

προέρχεται από τους εν ενεργεία αξιωματικούς, 

ο Αντιπρόεδρος ορίζεται από τους εν 

αποστρατεία και αντιθέτως, 

γ) τρεις (3) Υποστρατήγους, Ταξιάρχους ή 

Συνταγματάρχες εν ενεργεία, εκ των οποίων ένας 

(1) του Μηχανικού, ένας (1) του Οικονομικού και 

ένας (1) του Κοινού Νομικού Σώματος, 

δ) έναν (1) ανώτερο, με βαθμό Αστυνομικού 

Διευθυντή, ή ανώτατο αξιωματικό εν ενεργεία 

(μέτοχο του Ταμείου) της Ελληνικής Αστυνομίας, 

«1. Το  Διοικητικόν  Συμβούλιον του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού αποτελείται εκ 

των κάτωθι :  

α) Ενός ανωτάτου Αξιωματικού εν ενεργεία 

ή αποστρατεία ως Προέδρου. 

β) Ενός  ανωτάτου Αξιωματικού  εν  ενεργεία  

ή  αποστρατεία ως Αντιπροέδρου. Εφ` όσον 

ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου  

προέρχεται εκ  των  εν  ενεργεία 

Αξιωματικών,  ο Αντιπρόεδρος  ορίζεται  εκ  

των εν  αποστρατεία  και αντιθέτως. 

γ) Εξ Υποστρατήγων,  Ταξιαρχών  ή 

Συνταγματαρχών,  εξ  ων τρεις  εν  ενεργεία 

και τρεις εν αποστρατεία ή πολεμική 

καταστάσει. Εκ των εν ενεργεία μελών, δέον  

να  είναι  ανά  εις  του  Μηχανικού,  των 

Οικονομικών  Υπηρεσιών  και  της  

Στρατιωτικής  Δικαιοσύνης. Εκ των εν 

αποστρατεία  ή  πολεμική  διαθεσιμοτήτι,  ο  

είς  δέον  να  είναι  της Χωροφυλακής.   δ)  

Ενός  ανωτέρου  υπαλλήλου της Τραπέζης 

της Ελλάδος, οριζομένου υπό του 

Διοικητικού αυτής, μετέχοντος των 

συνεδριάσεων, εφ` όσον συζητούνται 

θέματα αφορώντα κίνησιν κεφαλαίων.  

2.  Ο  Πρόεδρος,  ο  Αντιπρόεδρος  και  τα  

Μέλη  του   Διοικητικού Συμβουλίου  

διορίζονται  υπό  του  Υπουργού  της Εθνικής  

Αμύνης, επί τριετεί θητεία. » 
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που προτείνεται από τον Υπουργό Προστασίας 

του Πολίτη, 

ε) έναν (1) ανώτατο αξιωματικό εν αποστρατεία, 

μερισματούχο του Ταμείου, της Ελληνικής 

Αστυνομίας, τέως Χωροφυλακής, που 

προτείνεται από τον Υπουργό Προστασίας του 

Πολίτη, 

στ) ένα (1) μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου 

της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Στρατού 

(ΕΑΑΣ), που προτείνεται από την ΕΑΑΣ και 

ζ) έναν (1) υπάλληλο κατηγορίας ΠΕ βαθμού Α΄ 

του Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους, που 

προτείνεται από τον Γενικό Γραμματέα 

Δημοσιονομικής Πολιτικής. 

2. Ο Πρόεδρος, ο Αντιπρόεδρος και τα μέλη του 

Διοικητικού Συμβουλίου, καθώς και οι 

αναπληρωτές τους, διορίζονται από τον Υπουργό 

Εθνικής Άμυνας, με θητεία τριών (3) ετών. 

3. Το Διοικητικό Συμβούλιο βρίσκεται σε απαρτία 

όταν είναι παρόντες ο Πρόεδρος ή ο 

Αντιπρόεδρος και τέσσερα (4) τουλάχιστον μέλη. 

Οι αποφάσεις του Συμβουλίου λαμβάνονται 

κατά πλειοψηφία των παρόντων μελών, σε 

περίπτωση δε ισοψηφίας υπερισχύει η ψήφος 

του Προέδρου. Στις συνεδριάσεις του 

Διοικητικού Συμβουλίου παρίσταται ο Γενικός 

Διευθυντής του Μετοχικού Ταμείου Στρατού, ως 

εισηγητής χωρίς ψήφο. 

4. Σε περίπτωση παραίτησης μέλους ή εξόδου 

αυτού για οποιονδήποτε λόγο πριν τη λήξη της 

θητείας του, αναπληρώνεται για τον υπόλοιπο 

χρόνο της θητείας του από άλλο μέλος, που 

ορίζεται από τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας.». 

Άρθρο 42 

Επανακαθορισμός επιτοκίου προκαταβολών 

έναντι εφάπαξ βοηθήματος - Τροποποίηση 

άρθρου 18 ν.δ. 398/1974 

Στο άρθρο 18 του ν.δ. 398/1974 (Α΄ 116) 

επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) το άρθρο 

μεταφέρεται από την καθαρεύουσα στη 

δημοτική γλώσσα και γίνονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις, β) αντικαθίσταται η παρ. 4 και το 

άρθρο 18 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 18 

Προκαταβολές έναντι εφάπαξ βοηθήματος 

Αντικαθίσταται η παρ. 4 του άρθρου 18 του 

ν.δ. 398/1974, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 18 

Προκαταβολαί έναντι εφ’ άπαξ βοηθήματος 

1. Τα Ταμεία Αλληλοβοηθείας Στρατού, 

Ναυτικού και Αεροπορίας δύνανται να 

προκαταβάλλουν εις τους μετόχους των, 

τους έχοντας συμπληρώσει εικοσαετή 

τουλάχιστον συμμετοχήν, μέρος του εφ` 

άπαξ βοηθήματος του αναλογούντος αυτοίς 

κατά την ημέραν υποβολής της σχετικής 

αιτήσεως, προς τον αποκλειστικόν σκοπόν, 
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1. Τα Ταμεία Αλληλοβοηθείας Στρατού, 

Ναυτικού και Αεροπορίας δύνανται να 

προκαταβάλλουν στους μετόχους τους, που 

έχουν συμπληρώσει εικοσαετή τουλάχιστον 

συμμετοχή, μέρος του εφάπαξ βοηθήματος που 

αναλογεί σε αυτούς κατά την ημέρα υποβολής 

της σχετικής αίτησης, με αποκλειστικό σκοπό να 

αποκτήσουν στέγη ή να επεκτείνουν ή να 

βελτιώσουν υφιστάμενη ιδιόκτητη. 

2. Το ποσό της προκαταβολής καθορίζεται με 

απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου κάθε 

Ταμείου, η οποία εγκρίνεται από τον Υπουργό 

Εθνικής Άμυνας και δεν δύναται να υπερβεί το  

εξήντα τοις εκατό (60%) του βοηθήματος που 

δικαιούται ο αξιωματικός κατά την ημέρα 

υποβολής της αίτησης και αναλόγως της 

οικονομικής κατάστασης κάθε Ταμείου. 

3. Με την ως άνω απόφαση καθορίζονται και τα 

απαιτούμενα δικαιολογητικά για κάθε 

περίπτωση χορήγησης της προκαταβολής. 

4. Η προκαταβολή του εφάπαξ βοηθήματος είναι 

έντοκη. Το σχετικό επιτόκιο καθορίζεται ανά 

εξάμηνο και ισούται με το ποσοστό της 

απόδοσης των διαθεσίμων του κοινού 

κεφαλαίου της παρ. 11 του άρθρου 15 του ν. 

2469/1997 (Α΄ 38), που τηρείται στην Τράπεζα 

της Ελλάδος σύμφωνα με το άρθρο 69Α του ν. 

4270/2014 (Α΄ 143), κατά το αμέσως 

προηγούμενο εξάμηνο.». 

 

όπως ούτοι αποκτήσουν στέγην ή 

επεκτείνουν ή βελτιώσουν υφισταμένην 

ιδιόκτητον τοιαύτην. 

2. Το ποσόν της προκαταβολής καθορίζεται 

δι’ αποφάσεως του Διοικητικού Συμβουλίου 

εκάστου Ταμείου, εγκρινομένης υπό του 

Υπουργού Εθνικής Αμύνης και μη δυναμένης 

να υπερβή το 60% του υπό του αξιωματικού 

δικαιουμένου βοηθήματος κατά την ημέραν 

υποβολής της αιτήσεως και αναλόγως της 

οικονομικής καταστάσεως εκάστου 

Ταμείου. 

3. Διά της αυτής ως άνω  αποφάσεως 

καθορίζονται και τα απαιτούμενα 

δικαιολογητικά δι’ εκάστην περίπτωσιν 

χορηγήσεως της προκαταβολής. 

4. Η κατά τα ανωτέρω χορηγουμένη 

προκαταβολή βοηθήματος τυγχάνει 

έντοκος, του σχετικού επιτοκίου 

καθοριζομένου ίσου προς το τοιούτον της 

Τραπέζης της Ελλάδος διά τας καταθέσεις 

διαθεσίμων κεφαλαίων Νομικών 

Προσώπων Δημοσίου Δικαίου.» 

Άρθρο 44 

Κατανομή εισφοράς υπέρ σωματείων και 

ενώσεων αναπήρων και θυμάτων πολέμου - 

Τροποποίηση άρθρου 33 ν.δ. 1044/1971 

Στο άρθρο 33 του ν.δ. 1044/1971 (Α΄ 245) 

επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) ο τίτλος και το 

περιεχόμενο του άρθρου μεταφέρονται από την 

καθαρεύουσα στη δημοτική και γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) η παρ. 2 

αντικαθίσταται και το άρθρο 33 διαμορφώνεται 

ως εξής: 

«Άρθρο 33 

Εισφορά και διάθεση αυτής 

1. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας 

δύναται να επιβληθεί εισφορά μέχρι ένα τοις 

Αντικαθίσταται η παρ. 2 του άρθρου 33 του 

ν.δ. 1044/1971, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 33 

Εισφορά και Διάθεσις αυτής 

1. Δι` αποφάσεως του Υπουργού Εθνικής 

Αμύνης δύναται να επιβληθή εισφορά 

μέχρις ενός επί τοις εκατόν (1%) επί της 

καταβαλλομένης εις τους Αναπήρους και τα 

Θύματα Πολέμου των άρθρων 1 και 2 του 

παρόντος συντάξεως και επιδομάτων. Αύτη 

εισπράττεται διά κρατήσεως κατά την 

πληρωμήν των συντάξεων και κατατίθεται 

εις την Εθνικήν Τράπεζαν της Ελλάδος επ` 

ονόματι και δια λογαριασμόν της Εθνικής 

Γενικής Συνομοσπονδίας Αναπήρων και 

Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος. 
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εκατό (1%) επί των συντάξεων και επιδομάτων 

που καταβάλλονται στους αναπήρους και τα 

θύματα πολέμου των άρθρων 1 και 2. Αυτή 

εισπράττεται με κράτηση κατά την πληρωμή των 

συντάξεων και κατατίθεται στην Εθνική Τράπεζα 

της Ελλάδος στο όνομα και για λογαριασμό της 

Εθνικής Γενικής Συνομοσπονδίας Αναπήρων και 

Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος. 

2. Από την εισφορά της παρ. 1, ποσοστό τριάντα 

τοις εκατό (30%) περιέρχεται στην Εθνική Γενική 

Συνομοσπονδία Αναπήρων και Θυμάτων 

Πολέμου Ελλάδος και το υπόλοιπο εβδομήντα 

τοις εκατό (70%) κατανέμεται στα οικεία 

σωματεία και ενώσεις. Ο υπολογισμός του 

αναλογούντος σε κάθε σωματείο και ένωση 

ποσού γίνεται σύμφωνα με τον ακόλουθο 

μαθηματικό τύπο: 

ΚΠ=ΣΠ/ΣΑΕΜ x ΑΕΜΣ, όπου: 

«ΚΠ» το κατανεμηθέν ποσό σε κάθε 

σωματείο/ένωση, 

«ΣΠ» το συνολικό ποσό που πρέπει να 

κατανεμηθεί στα οικεία σωματεία/ενώσεις 

[ποσοστό εβδομήντα τοις εκατό (70%) επί των 

εισφορών], 

«ΣΑΕΜ» ο συνολικός αριθμός των 

εγγεγραμμένων μελών των σωματείων και 

ενώσεων, των οποίων η εισφορά παρακρατείται 

από τη σύνταξη και 

«ΑΕΜΣ» ο αριθμός των εγγεγραμμένων μελών 

κάθε σωματείου και ένωσης, των οποίων η 

εισφορά παρακρατείται από τη σύνταξη. 

3. Από το ποσό που περιέρχεται στην Εθνική 

Γενική Συνομοσπονδία Αναπήρων και Θυμάτων 

Πολέμου Ελλάδος επιχορηγούνται οι 

Ομοσπονδίες με απόφαση του Διοικητικού 

Συμβουλίου, η οποία εκδίδεται μετά από 

σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας Υπηρεσίας του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. 

4. Οι αναγκαίες δαπάνες που προκύπτουν από 

την άσκηση των καθηκόντων των μελών των 

οργάνων διοίκησης καθορίζονται με απόφαση 

του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, κατόπιν 

εισήγησης της Εθνικής Γενικής Συνομοσπονδίας 

Αναπήρων και Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος, και 

κατανέμονται από το Διοικητικό Συμβούλιο κάθε 

σωματείου ή ένωσης ανάλογα με τις υπηρεσίες 

2. Εκ της ως άνω εισφοράς, ποσοστόν 30% 

περιέρχεται εις την Εθνικήν Γενικήν 

Συνομοσπονδίαν Αναπήρων και Θυμάτων 

Πολέμου Ελλάδος, το δε υπόλοιπον 70% εις 

τα οικεία Σωματεία, εφ΄ όσον τα μέλη 

τούτων υπερβαίνουν τα 200. Ο περιορισμός 

ούτος δεν ισχύει εις πρωτευούσας νομών 

ένθα ουδέν των λειτουργούντων Σωματείων 

έχει πλείονα των 200 μελών. Εν τη 

περιπτώσει ταύτη συμμετέχει τις το προϊόν 

της εισφοράς, εκ των πλειόνων τυχόν 

υπαρχόντων το κατά την δημοσίευσιν του 

παρόντος έχον τον μεγαλύτερον αριθμόν 

μελών Σωματείον. 

Ο περιορισμός ούτος δεν ισχύει ωσαύτως 

επί Σωματείων, των οποίων την λειτουργίαν 

επιβάλλουν εξαιρετικοί λόγοι οριζόμενοι δι΄ 

αποφάσεως του Υπουργού Εθνικής Αμύνης 

εφ΄ άπαξ εκδοθησομένης. 

3. Εκ του περιερχομένου εις την Εθνικήν 

Γενικήν Συνομοσπονδίαν Αναπήρων και 

Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος ποσού 

επιχορηγούνται αι Ομοσπονδίαι δι` 

αποφάσεως του Διοικητικού Συμβουλίου 

αυτής εκδιδομένης μετά σύμφωνον γνώμην 

της αρμοδίας Υπηρεσίας του Υπουργείου 

Εθνικής Αμύνης. 

4. Αι αναγκαίαι προς αντιμετώπισιν εκ του 

αξιώματος ως μελών των Οργάνων 

Διοικήσεως δαπάναι καθορίζονται 

εισηγήσει της Εθνικής Γενικής 

Συνομοσπονδίας Αναπήρων και Θυμάτων 

Πολέμου Ελλάδος δι` αποφάσεως του 

Υπουργού Εθνικής Αμύνης, κατανέμονται δε 

υπό του Διοικητικού Συμβουλίου εκάστου 

Σωματείου ή Ενώσεως αναλόγως των υφ` 

εκάστου μέλους προσφερομένων 

υπηρεσιών. Απαγορεύεται η διάθεσις των 

υπολοίπων πόρων των Σωματείων και 

Ενώσεων δι` οιανδήποτε και υφ` οιονδήποτε 

όνομα, παροχήν (αποζημιώσεις, έξοδα 

παραστάσεως, οδοιπορικά κλπ.) εις τα μέλη 

των Διοικήσεων Σωματείων ή Ενώσεων εάν 

δεν προβλέπεται άλλως υπό του οικείου 

καταστατικού.» 
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του κάθε μέλους. Απαγορεύεται η διάθεση των 

υπολοίπων πόρων των σωματείων και ενώσεων, 

όπως αποζημιώσεων, εξόδων παράστασης και 

οδοιπορικών, για οποιοδήποτε λόγο στα μέλη 

των διοικήσεων σωματείων ή ενώσεων, εάν δεν 

προβλέπεται διαφορετικά από το οικείο 

καταστατικό.». 

 

Άρθρο 45 

Τρόπος και διαδικασία αξιοποίησης ακίνητης 

περιουσίας Ενόπλων Δυνάμεων - Τροποποίηση 

άρθρου 11 ν. 4407/2016 

Στο άρθρο 11 του ν. 4407/2016 (Α΄ 134) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) τροποποιείται η παρ. 2 με την 

προσθήκη στο πρώτο εδάφιο της δυνατότητας 

συνδυασμού χρηματικής αντιπαροχής ή άλλης 

αντιπαροχής αποτιμητής σε χρήμα, β) στην παρ. 4  το 

πρώτο εδάφιο διακρίνεται σε δύο εδάφια και 

τροποποιείται η ελάχιστη τιμή εκκίνησης του 

ανταλλάγματος, γ) στις παρ. 5, 6, 7, 8 και 10 

επέρχονται νομοτεχνικές βελτιώσεις, δ) η παρ. 11 

αντικαθίσταται, ε) προστίθεται παρ. 15 και το άρθρο 

11 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 11 

Τρόπος και διαδικασία αξιοποίησης 

1. Τα Τ.ΕΘ.Α., Τ.Ε.Σ. και Τ.Α.Α. υποχρεούνται να 

αποστείλουν στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., εντός τριάντα (30) 

ημερών από την έναρξη ισχύος του παρόντος νόμου, 

σε έντυπη και ηλεκτρονική μορφή, καταστάσεις με 

την πλήρη ταυτότητα των ακινήτων ιδιοκτησίας τους 

που δεν χρησιμοποιούνται για στρατιωτικούς 

σκοπούς, προς αξιοποίηση. Τα Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και 

Μ.Τ.Α. έχουν την υποχρέωση του προηγούμενου 

εδαφίου για όλα τα ακίνητα ιδιοκτησίας τους. Οι 

καταστάσεις αυτές επικαιροποιούνται και 

αποστέλλονται αμελλητί στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. με 

ευθύνη των Ταμείων. 

2. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. επιλέγει τα ακίνητα, των οποίων η 

αξιοποίηση θα διενεργείται αποκλειστικά με 

εκμίσθωση κατόπιν χρηματικής ή άλλης 

αντιπαροχής αποτιμητής σε χρήμα ή με συνδυασμό 

των δύο αυτών επιλογών. Οι συμβάσεις που 

συνάπτονται περιλαμβάνουν υποχρεωτικά ρήτρα 

αναπροσαρμογής του ύψους της αντιπαροχής ανά 

πενταετία, τουλάχιστον στο ύψος του δείκτη τιμών 

καταναλωτή. 

Τροποποιούνται οι παρ. 2, 4, 6, 7, 8, 10 , 11 

και  προστίθεται παρ. 15 στο άρθρο 11 του ν. 

4407/2016, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 11 

Τρόπος και διαδικασία αξιοποίησης 

1. Τα Τ.ΕΘ.Α., Τ.Ε.Σ. και Τ.Α.Α. υποχρεούνται 

να αποστείλουν στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., εντός 

τριάντα (30) ημερών από την έναρξη ισχύος 

του παρόντος νόμου, σε έντυπη και 

ηλεκτρονική μορφή, καταστάσεις με την 

πλήρη ταυτότητα των ακινήτων ιδιοκτησίας 

τους που δεν χρησιμοποιούνται για 

στρατιωτικούς σκοπούς, προς αξιοποίηση. 

Τα Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. έχουν την 

υποχρέωση του προηγούμενου εδαφίου για 

όλα τα ακίνητα ιδιοκτησίας τους. Οι 

καταστάσεις αυτές επικαιροποιούνται και 

αποστέλλονται αμελλητί στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. 

με ευθύνη των Ταμείων. 

2. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. επιλέγει τα ακίνητα, των 

οποίων η αξιοποίηση θα διενεργείται 

αποκλειστικά με εκμίσθωση κατόπιν 

χρηματικής ή άλλης αντιπαροχής 

αποτιμητής σε χρήμα. Οι συμβάσεις που 

συνάπτονται περιλαμβάνουν υποχρεωτικά 

ρήτρα αναπροσαρμογής του ύψους της 

αντιπαροχής ανά πενταετία, τουλάχιστον 

στο ύψος του δείκτη τιμών καταναλωτή. 

3. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. ενημερώνει τα Ταμεία για 

τα ακίνητα τα οποία επιλέγει προς 

αξιοποίηση. 

4. Το Συμβούλιο Άμυνας (Σ.ΑΜ.), με 

απόφασή του, κατόπιν εισήγησης της 

ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., η οποία περιλαμβάνει το 

σχέδιο διακήρυξης του διαγωνισμού και το 

σχέδιο της σύμβασης ως παράρτημά της, τα 

οποία αποτελούν προϊόντα συνεργασίας της 

με το οικείο Ταμείο, εγκρίνει την επιλογή 
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3. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. ενημερώνει τα Ταμεία για τα 

ακίνητα τα οποία επιλέγει προς αξιοποίηση. 

4. Το Συμβούλιο Άμυνας (Σ.ΑΜ.), με απόφασή του, 

κατόπιν εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., η οποία 

περιλαμβάνει το σχέδιο διακήρυξης του 

διαγωνισμού και το σχέδιο της σύμβασης ως 

παράρτημά της, τα οποία αποτελούν προϊόντα 

συνεργασίας της με το οικείο Ταμείο, εγκρίνει την 

επιλογή κάθε ακινήτου για αξιοποίηση με τη 

διαδικασία του παρόντος νόμου, καθορίζει τον 

ειδικότερο τρόπο της αξιοποίησης, τη χρήση του 

ακινήτου, την τιμή εκκίνησης του ετήσιου 

ανταλλάγματος, η οποία δεν μπορεί να είναι 

κατώτερη του τρία τοις εκατό (3%) της 

αντικειμενικής αξίας του ακινήτου, όπως αυτή 

προσδιορίζεται ή θεωρείται νόμιμα από τη 

φορολογική αρχή, και παρέχει την έγκριση έναρξης 

της διαδικασίας της παρ. 5. Σε περίπτωση μη 

υπαγωγής του ακινήτου στο αντικειμενικό σύστημα 

η τιμή εκκίνησης του ετήσιου ανταλλάγματος δεν 

μπορεί να είναι κατώτερη του τρία τοις εκατό (3%) 

επί της αξίας, όπως αυτή προσδιορίζεται από τη 

φορολογική αρχή. Στη συνεδρία του Σ.ΑΜ. μετέχει 

για την παροχή γνώμης ο Διευθυντής του οικείου 

Ταμείου, εφόσον τα αξιοποιούμενα ακίνητα 

ανήκουν στο Τ.ΕΘ.Α., το Τ.Ε.Σ. και το Τ.Α.Α. και ο 

Πρόεδρος του οικείου Ταμείου, εφόσον τα 

αξιοποιούμενα ακίνητα ανήκουν στο Μ.Τ.Σ., το 

Μ.Τ.Ν. και το Μ.Τ.Α.. 

5. Η αξιοποίηση των ακινήτων, κατά τα οριζόμενα 

στην παρ. 2, γίνεται με ηλεκτρονικό δημόσιο 

πλειοδοτικό διαγωνισμό. Στη διαγωνιστική 

διαδικασία, η προκήρυξη του διαγωνισμού 

περιλαμβάνει υποχρεωτικά τα ακόλουθα: 

α) τα πλήρη στοιχεία του ακινήτου προς αξιοποίηση, 

τη διάρκεια της σύμβασης, την τιμή εκκίνησης του 

ετήσιου ανταλλάγματος, 

β) τους όρους υπό τους οποίους οι προσφέροντες 

μπορούν να υποβάλουν τις προσφορές τους, 

γ) τους όρους διεξαγωγής του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού, 

δ) τις κατάλληλες πληροφορίες για το 

χρησιμοποιούμενο ηλεκτρονικό σύστημα, τον τρόπο 

και τις τεχνικές προδιαγραφές σύνδεσης και τον 

τρόπο πιστοποίησης των συμμετεχόντων και 

χορήγησης σε αυτούς μοναδικών κωδικών 

πρόσβασης στο ηλεκτρονικό σύστημα για τη 

κάθε ακινήτου για αξιοποίηση με τη 

διαδικασία του παρόντος νόμου, καθορίζει 

τον ειδικότερο τρόπο της αξιοποίησης, τη 

χρήση του ακινήτου, την τιμή εκκίνησης του 

ετήσιου ανταλλάγματος, η οποία δεν μπορεί 

να είναι κατώτερη του 5% της αντικειμενικής 

αξίας του ακινήτου ή, σε περίπτωση μη 

υπαγωγής στο αντικειμενικό σύστημα, 

κατώτερη του 5% επί της αξίας, όπως αυτή 

προσδιορίζεται νόμιμα από τη φορολογική 

αρχή και παρέχει την έγκριση έναρξης της 

διαδικασίας της επόμενης παραγράφου. 

«Στη συνεδρία του Σ.ΑΜ. μετέχει για την 

παροχή γνώμης ο Διευθυντής του οικείου 

Ταμείου εφόσον τα αξιοποιούμενα ακίνητα 

ανήκουν στο Τ.ΕΘ.Α., το Τ.Ε.Σ., και το Τ.Α.Α. 

και Πρόεδρος του οικείου Ταμείου εφόσον 

τα αξιοποιούμενα ακίνητα ανήκουν στο 

Μ.Τ.Σ. το Μ.Τ.Ν. και το Μ.Τ.Α.. 

5. Η αξιοποίηση των ακινήτων, κατά τα 

οριζόμενα στην παρ. 2, γίνεται με 

ηλεκτρονικό δημόσιο πλειοδοτικό 

διαγωνισμό. Στη διαγωνιστική διαδικασία, η 

προκήρυξη του διαγωνισμού περιλαμβάνει 

υποχρεωτικά τα ακόλουθα: 

α) τα πλήρη στοιχεία του ακινήτου προς 

αξιοποίηση, τη διάρκεια της σύμβασης, την 

τιμή εκκίνησης του ετήσιου ανταλλάγματος, 

β) τους όρους υπό τους οποίους οι 

προσφέροντες μπορούν να υποβάλουν τις 

προσφορές τους, 

γ) τους όρους διεξαγωγής του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού, 

δ) τις κατάλληλες πληροφορίες για το 

χρησιμοποιούμενο ηλεκτρονικό σύστημα, 

τον τρόπο και τις τεχνικές προδιαγραφές 

σύνδεσης και τον τρόπο πιστοποίησης των 

συμμετεχόντων και χορήγησης σε αυτούς 

μοναδικών κωδικών πρόσβασης στο 

ηλεκτρονικό σύστημα για τη συμμετοχή τους 

στον ηλεκτρονικό πλειοδοτικό διαγωνισμό, 

ε) τη διάρκεια του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού. 

6. Η διακήρυξη του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού αναρτάται σε 

επίσημη ιστοσελίδα και δημοσιεύεται σε μία 

(1) ημερήσια πολιτική και σε μία (1) 
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συμμετοχή τους στον ηλεκτρονικό πλειοδοτικό 

διαγωνισμό, 

ε) τη διάρκεια του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού 

διαγωνισμού. 

6. Η διακήρυξη του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού 

διαγωνισμού αναρτάται σε επίσημη ιστοσελίδα και 

δημοσιεύεται σε μία (1) ημερήσια πολιτική και σε 

μία (1) ημερήσια οικονομική εφημερίδα 

πανελλήνιας κυκλοφορίας, δέκα (10) τουλάχιστον 

ημέρες πριν από την έναρξη του διαγωνισμού. Τα 

έξοδα της δημοσίευσης βαρύνουν τον 

προϋπολογισμό του ΥΠ.ΕΘ.Α.. 

7. Οι ενδιαφερόμενοι, προκειμένου να είναι έγκυρη 

η συμμετοχή τους στο διαγωνισμό, πρέπει να 

καταθέτουν στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. μέχρι την 

προηγούμενη ημέρα της έναρξης του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού, εγγύηση ίση με 

ποσοστό δύο τοις εκατό (2%) επί του συνολικού 

προτεινόμενου ανταλλάγματος, όπως αναφέρεται 

στη διακήρυξη, η παροχή της οποίας εξασφαλίζεται 

με την κατάθεση εγγυητικής επιστολής που έχει 

εκδοθεί από αναγνωρισμένη στην Ελλάδα Τράπεζα 

ή το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων ή από 

οποιονδήποτε άλλο Οργανισμό, που έχει δικαίωμα 

από τον νόμο να παρέχει τέτοιου είδους εγγυητικές 

επιστολές ή με την κατάθεση του ανωτέρω ποσού 

στον τηρούμενο σε τραπεζικό ίδρυμα λογαριασμό 

της Υπηρεσίας. Με την υποβολή της πρώτης 

προσφοράς τεκμαίρεται ότι ο υποψήφιος 

αποδέχεται ανεπιφύλακτα τους όρους του 

διαγωνισμού. 

8. Ο ηλεκτρονικός διαγωνισμός είναι πλειοδοτικός 

και κατά τη διεξαγωγή του, ως αποδεκτές 

προσφορές ορίζονται οι προσφορές που 

ικανοποιούν σωρευτικά τα εξής δύο (2) κριτήρια: 

α) είναι χρονικά έγκυρες, δηλαδή καταγράφεται η 

άφιξή τους στο σύστημα εντός του χρόνου διάρκειας 

του ηλεκτρονικού διαγωνισμού, 

β) αυξάνουν την προσφερόμενη τιμή από την 

αρχικώς ορισθείσα και τις υποβληθείσες από 

άλλους συμμετέχοντες μέχρι το χρόνο της 

προσφοράς. 

9. Κατά τη διάρκεια του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού 

διαγωνισμού, η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. γνωστοποιεί 

ηλεκτρονικά συνεχώς και αμέσως σε όλους τους 

προσφέροντες τις πληροφορίες εκείνες που τους 

δίνουν τη δυνατότητα να γνωρίζουν ανά πάσα 

ημερήσια οικονομική εφημερίδα 

πανελλήνιας κυκλοφορίας, δέκα (10) 

τουλάχιστον ημέρες πριν από την έναρξη του 

διαγωνισμού. Τα έξοδα της δημοσίευσης 

βαρύνουν τον προϋπολογισμό του ΥΠ.ΕΘ.Α.. 

7. Οι ενδιαφερόμενοι, προκειμένου να είναι 

έγκυρη η συμμετοχή τους στο διαγωνισμό, 

πρέπει να καταθέτουν στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. 

μέχρι την προηγούμενη ημέρα της έναρξης 

του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού 

διαγωνισμού, εγγύηση ίση με ποσοστό δύο 

τοις εκατό (2%) επί του συνολικού 

προτεινόμενου ανταλλάγματος, όπως 

αναφέρεται στη διακήρυξη, η παροχή της 

οποίας εξασφαλίζεται με την κατάθεση 

εγγυητικής επιστολής που έχει εκδοθεί από 

αναγνωρισμένη στην Ελλάδα Τράπεζα ή το 

Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων ή από 

οποιονδήποτε άλλο Οργανισμό, που έχει 

δικαίωμα από το νόμο να παρέχει τέτοιου 

είδους εγγυητικές επιστολές ή με την 

κατάθεση του ανωτέρω ποσού στον 

τηρούμενο σε Τραπεζικό Ίδρυμα 

λογαριασμό της Υπηρεσίας. Με την υποβολή 

της πρώτης προσφοράς τεκμαίρεται ότι ο 

υποψήφιος αποδέχεται ανεπιφύλακτα τους 

όρους του διαγωνισμού. 

8. Ο ηλεκτρονικός διαγωνισμός είναι 

πλειοδοτικός και κατά τη διεξαγωγή του, ως 

αποδεκτές προσφορές ορίζονται οι 

προσφορές που ικανοποιούν σωρευτικά τα 

εξής δύο (2) κριτήρια: 

α) είναι χρονικά έγκυρες, δηλαδή 

καταγράφεται η άφιξή τους στο σύστημα 

εντός του χρόνου διάρκειας του 

ηλεκτρονικού διαγωνισμού, 

β) αυξάνουν την προσφερόμενη τιμή από 

την αρχικώς ορισθείσα και τις υποβληθείσες 

από άλλους συμμετέχοντες μέχρι το χρόνο 

της προσφοράς. 

9. Κατά τη διάρκεια του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού, η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. 

γνωστοποιεί ηλεκτρονικά συνεχώς και 

αμέσως σε όλους τους προσφέροντες τις 

πληροφορίες εκείνες που τους δίνουν τη 

δυνατότητα να γνωρίζουν ανά πάσα στιγμή 

την αντίστοιχη κατάταξή τους. Η 
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στιγμή την αντίστοιχη κατάταξή τους. Η 

ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. μπορεί να ανακοινώνει τον αριθμό 

των συμμετεχόντων σε κάθε φάση του 

διαγωνισμού, απαγορεύεται όμως να γνωστοποιεί 

την ταυτότητα των προσφερόντων κατά τη 

διεξαγωγή των διαφόρων φάσεων του 

ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού. Εκείνος 

που έχει ήδη προσφέρει μια τιμή μπορεί να 

επανέλθει και να προσφέρει καινούρια τιμή, χωρίς η 

τιμή αυτή να συνιστά αντιπροσφορά. Εφόσον γίνει 

αποδεκτή μία τιμή στο ηλεκτρονικό σύστημα δεν 

είναι δυνατόν να ανακληθεί. Κάθε νέα τιμή που 

γίνεται αποδεκτή από το σύστημα, ακυρώνει όλες 

τις προηγούμενες τιμές του ίδιου συμμετέχοντος. 

10. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. περατώνει τον ηλεκτρονικό 

πλειοδοτικό διαγωνισμό ως εξής: 

α) με καθορισμό, στην πρόσκληση συμμετοχής στο 

διαγωνισμό, της ημερομηνίας και της ώρας λήξης 

της διαδικασίας, 

β) όταν όλες οι φάσεις του διαγωνισμού, όπως 

καθορίζονται στην πρόσκληση συμμετοχής, έχουν 

πραγματοποιηθεί. 

Οι συμμετέχοντες υποχρεούνται επί ποινή 

αποκλεισμού, να υποβάλουν στην ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., 

εγγράφως σε δύο αντίγραφα εντός σαράντα οκτώ 

(48) ωρών από την ώρα λήξης του ηλεκτρονικού 

διαγωνισμού, την τελευταία αποδεκτή από το 

σύστημα προσφερόμενη τιμή. Με βάση τα 

αποτελέσματα του ηλεκτρονικού πλειοδοτικού 

διαγωνισμού, οι προσφορές κατατάσσονται σε 

συγκριτικό πίνακα, κατά φθίνουσα σειρά και 

εφόσον διενεργηθεί ο έλεγχος των απαιτούμενων 

δικαιολογητικών, όπως αυτά αναφέρονται στην 

εκάστοτε διακήρυξη, ακολουθείται η διαδικασία της 

παρ. 11. 

11. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., έχοντας ολοκληρώσει τις 

απαιτούμενες διαδικασίες ανεύρεσης πλειοδότη 

αντισυμβαλλόμενου, εισηγείται αιτιολογημένα στο 

Σ.ΑΜ., την κατακύρωση του διαγωνισμού στον 

επιτυχόντα πλειοδότη, το οποίο εκδίδει απόφαση 

εντός προθεσμίας εξήντα (60) ημερών από τη λήψη 

της εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ.. Μετά την άπρακτη 

παρέλευση της ανωτέρω προθεσμίας, τεκμαίρεται 

ότι το Σ.ΑΜ. έχει εκδώσει τη σχετική απόφαση 

κατακύρωσης. Με την απόφαση αυτή, το Σ.ΑΜ. 

δίνει εντολή στα Τ.Ε.Θ.Α., Τ.Ε.Σ. και Τ.Α.Α. και 

διατυπώνει πρόταση στα Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. 

ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. μπορεί να ανακοινώνει τον 

αριθμό των συμμετεχόντων σε κάθε φάση 

του διαγωνισμού, απαγορεύεται όμως να 

γνωστοποιεί την ταυτότητα των 

προσφερόντων κατά τη διεξαγωγή των 

διαφόρων φάσεων του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού. Εκείνος που έχει 

ήδη προσφέρει μια τιμή μπορεί να 

επανέλθει και να προσφέρει καινούρια τιμή, 

χωρίς η τιμή αυτή να συνιστά 

αντιπροσφορά. Εφόσον γίνει αποδεκτή μία 

τιμή στο ηλεκτρονικό σύστημα δεν είναι 

δυνατόν να ανακληθεί. Κάθε νέα τιμή που 

γίνεται αποδεκτή από το σύστημα, ακυρώνει 

όλες τις προηγούμενες τιμές του ίδιου 

συμμετέχοντος. 

10. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. περατώνει τον 

ηλεκτρονικό πλειοδοτικό διαγωνισμό ως 

εξής: 

α) με καθορισμό, στην πρόσκληση 

συμμετοχής στο διαγωνισμό, της 

ημερομηνίας και της ώρας λήξης της 

διαδικασίας, 

β) όταν όλες οι φάσεις του διαγωνισμού, 

όπως καθορίζονται στην πρόσκληση 

συμμετοχής, έχουν πραγματοποιηθεί. 

Οι συμμετέχοντες υποχρεούνται επί ποινή 

αποκλεισμού, να υποβάλουν στην 

ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., εγγράφως σε δύο αντίγραφα 

εντός σαράντα οκτώ ωρών από την ώρα 

λήξης του ηλεκτρονικού διαγωνισμού, την 

τελευταία αποδεκτή από το σύστημα 

προσφερόμενη τιμή. Με βάση τα 

αποτελέσματα του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού, οι προσφορές 

κατατάσσονται σε συγκριτικό πίνακα, κατά 

φθίνουσα σειρά και εφόσον διενεργηθεί ο 

έλεγχος των απαιτούμενων 

δικαιολογητικών, όπως αυτά αναφέρονται 

στην εκάστοτε διακήρυξη, ακολουθείται η 

διαδικασία της παρ. 11. 

11. Η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ., έχοντας ολοκληρώσει τις 

απαιτούμενες διαδικασίες ανεύρεσης 

πλειοδότη αντισυμβαλλόμενου, εισηγείται 

αιτιολογημένα στο Σ.ΑΜ., την κατακύρωση 

του διαγωνισμού στον επιτυχόντα 

πλειοδότη. Το Σ.ΑΜ., πριν από τη λήψη 

4763 

4766



για την κατάρτιση της σύμβασης με τον πλειοδότη 

εντός τακτής προθεσμίας και σύμφωνα με τη 

νομοθεσία που διέπει τη λειτουργία του Ταμείου. 

Πριν από την υπογραφή της σύμβασης ο πλειοδότης 

υποχρεούται να επαυξήσει την κατατεθειμένη από 

αυτόν εγγύηση, ώστε να ανέλθει σε ποσό ίσο με τρία 

(3) μηνιαία μισθώματα, εφόσον η διάρκεια της 

σύμβασης μίσθωσης είναι μέχρι και δεκαπέντε έτη 

(15) έτη ή σε ποσό ίσο με έξι (6) μηνιαία μισθώματα, 

εφόσον η διάρκεια της σύμβασης μίσθωσης είναι 

δεκαέξι (16) έτη και άνω, ως εγγύηση καλής 

εκτέλεσης της σύμβασης. Στην απόφαση του Σ.ΑΜ. 

καθορίζεται επίσης ότι αν ο πλειοδότης δεν 

αντικαταστήσει την κατατεθειμένη από αυτόν 

εγγύηση ή δεν προσέλθει εντός της ταχθείσας 

προθεσμίας για την υπογραφή της σύμβασης, η 

κατατεθειμένη εγγύηση καταπίπτει με μέριμνα του 

οικείου Ταμείου υπέρ των πόρων του και στη θέση 

του καλείται από την ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. ο επόμενος στη 

σειρά πλειοδοσίας. 

12. Τα έξοδα για τη διενέργεια του ηλεκτρονικού 

πλειοδοτικού διαγωνισμού βαρύνουν τον 

προϋπολογισμό του ΥΠ.ΕΘ.Α.. 

13. Το αντάλλαγμα που προέρχεται από την 

αξιοποίηση των περιουσιακών στοιχείων, καθώς και 

από την περαιτέρω διαχείριση των πόρων 

αξιοποίησης, αποδίδεται στο Ταμείο που έχει στην 

ιδιοκτησία του το αξιοποιούμενο ακίνητο και 

αποτελεί έσοδο του Ταμείου, απαλλασσόμενο από 

κάθε φόρο και τέλος. 

14. Στην εγκριτική απόφαση του Σ.ΑΜ. μπορεί να 

καθορίζεται ότι μέρος των εσόδων που προέρχονται 

από την αξιοποίηση ακινήτων Τ.ΕΘ.Α., Τ.Ε.Σ. και 

ΤΑ.Α., διατίθενται προς ενίσχυση του 

προϋπολογισμού του ΥΠ.ΕΘ.Α.. 

15. Η σύμβαση μεταξύ του οικείου Ταμείου και του 

πλειοδότη μισθωτή υπογράφεται εντός είκοσι (20) 

ημερών από την έκδοση της εγκριτικής απόφασης 

του Σ.ΑΜ. ή από την άπρακτη παρέλευση της 

προθεσμίας της παρ. 11.». 

απόφασης, κοινοποιεί την εισήγηση της 

ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. στη Διοικητική Επιτροπή ή το 

Διοικητικό Συμβούλιο του οικείου Ταμείου, 

τα οποία οφείλουν να διατυπώνουν απλή 

γνώμη εντός αποκλειστικής προθεσμίας 

είκοσι (20) ημερών από την κοινοποίηση. 

Μετά την παρέλευση άπρακτης της 

ανωτέρω προθεσμίας τεκμαίρεται ότι η 

Διοικητική Επιτροπή ή το Διοικητικό 

Συμβούλιο του οικείου Ταμείου συμφωνεί 

με την εισήγηση της ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ.. Το Σ.ΑΜ. 

με απόφασή του, δίνει εντολή στο Τ.Ε.Θ.Α., 

Τ.Ε.Σ. και Τ.Α.Α. και διατυπώνει πρόταση στα 

Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. για την κατάρτιση 

της σύμβασης με τον πλειοδότη εντός τακτής 

προθεσμίας και σύμφωνα με τη νομοθεσία 

που διέπει την λειτουργία του Ταμείου. Πριν 

από την υπογραφή της σύμβασης ο 

πλειοδότης υποχρεούται να επαυξήσει την 

κατατεθειμένη από αυτόν εγγύηση, ώστε να 

ανέλθει σε ποσό ίσο με δώδεκα (12) μηνιαία 

μισθώματα, ως εγγύηση καλής εκτέλεσης 

της σύμβασης. Στην προαναφερόμενη 

απόφαση του Σ.ΑΜ. καθορίζεται επίσης ότι 

εάν ο πλειοδότης δεν επαυξήσει την 

εγγύηση ή δεν προσέλθει εντός της 

ταχθείσης προθεσμίας για την υπογραφή 

της σύμβασης, η κατατεθειμένη εγγύηση 

καταπίπτει και στη θέση του θα καλείται ο 

επόμενος στη σειρά της πλειοδοσίας. 

12. Τα έξοδα για τη διενέργεια του 

ηλεκτρονικού πλειοδοτικού διαγωνισμού 

βαρύνουν τον προϋπολογισμό του ΥΠ.ΕΘ.Α.. 

13. Το αντάλλαγμα που προέρχεται από την 

αξιοποίηση των περιουσιακών στοιχείων, 

καθώς και από την περαιτέρω διαχείριση 

των πόρων αξιοποίησης, αποδίδεται στο 

Ταμείο που έχει στην ιδιοκτησία του το 

αξιοποιούμενο ακίνητο και αποτελεί έσοδο 

του Ταμείου, απαλλασσόμενο από κάθε 

φόρο και τέλος. 

14. Στην εγκριτική απόφαση του Σ.ΑΜ. 

μπορεί να καθορίζεται ότι μέρος των εσόδων 

που προέρχονται από την αξιοποίηση 

ακινήτων Τ.ΕΘ.Α., Τ.Ε.Σ. και ΤΑ.Α., 

διατίθενται προς ενίσχυση του 

προϋπολογισμού του ΥΠ.ΕΘ.Α..» 
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Άρθρο 46 

Αξιοποίηση ακινήτων από φορείς του δημόσιου 

τομέα, νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, φορείς 

της τοπικής αυτοδιοίκησης και αθλητικά σωματεία - 

Τροποποίηση άρθρου 13 ν. 4407/2016 

 

Στο άρθρο 13 του ν. 4407/2016 (Α΄ 134) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) επικαιροποιείται το θεσμικό 

πλαίσιο που οριοθετεί τον δημόσιο τομέα, β) η περ. 

β’ τροποποιείται με τη μείωση του ποσοστού σε τρία 

τοις εκατό (3%) της συμφωνηθείσας ετήσιας 

αντιπαροχής, όπως αυτή προσδιορίζεται στην παρ. 4 

του άρθρου 11 του ν. 4407/2016, γ) στην περ. γ’ 

προστίθεται προθεσμία εξήντα (60) ημερών από τη 

λήψη της εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Α.Π.Ε.Δ., δ) γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις και το άρθρο 13 

διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 13 

Αξιοποίηση ακινήτων από φορείς του δημόσιου 

τομέα, νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, φορείς 

της τοπικής αυτοδιοίκησης και αθλητικά σωματεία 

Κατ` εξαίρεση, η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. μπορεί να 

συνομολογεί, απευθείας με νομικά πρόσωπα 

δημοσίου δικαίου, με Οργανισμούς Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης (Ο.Τ.Α.) και νομικά πρόσωπα που 

ανήκουν σε αυτούς ή εποπτεύονται από αυτούς, με 

λοιπούς φορείς του δημόσιου τομέα, όπως αυτός 

οριοθετείται στην περ. α) της παρ. 1 του άρθρου 14 

του ν. 4270/2014 (Α΄101), με Δημόσιες Επιχειρήσεις 

και Οργανισμούς του ν. 3429/2005 (Α΄ 314), καθώς 

και με αθλητικά σωματεία του άρθρου 1 του ν. 

2725/1999 (Α΄ 121), τους όρους για την αξιοποίηση 

ακινήτων που αναφέρονται στο άρθρο 10 και 

βρίσκονται στην περιοχή τους, χωρίς τη διαδικασία 

των παρ. 4 έως 12 του άρθρου 11, υπό τις εξής 

προϋποθέσεις: 

α) οι ανωτέρω φορείς, υποβάλλουν πλήρες βιώσιμο 

πλάνο ανάπτυξης και αξιοποίησης, καθώς και 

οικονομοτεχνική μελέτη με σαφές και δεσμευτικό 

χρονοδιάγραμμα υλοποίησης, 

β) η συμφωνηθείσα ετήσια αντιπαροχή 

αποτιμώμενη σε χρήμα δεν υπολείπεται του τρία 

τοις εκατό (3%) της αξίας του ακινήτου, όπως αυτή 

προσδιορίζεται στην παρ. 4 του άρθρου 11. 

Τροποποιούνται οι περ. β΄ και γ’ του άρθρου 

13 του ν. 4407/2016, το οποίο ως εξής: 

«Άρθρο 13 

Αξιοποίηση ακινήτων από φορείς του 

δημόσιου τομέα, νομικά πρόσωπα 

δημοσίου δικαίου, φορείς της τοπικής 

αυτοδιοίκησης και αθλητικά σωματεία 

Κατ` εξαίρεση, η ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ. μπορεί να 

συνομολογεί, απευθείας με νομικά 

πρόσωπα δημοσίου δικαίου, με 

Οργανισμούς Τοπικής Αυτοδιοίκησης 

(Ο.Τ.Α.) και νομικά πρόσωπα που ανήκουν 

σε αυτούς ή εποπτεύονται από αυτούς, με 

λοιπούς φορείς του δημόσιου τομέα, όπως 

αυτός επανοριοθετήθηκε από το ν. 

1892/1990 (Α΄ 101), με Δημόσιες 

Επιχειρήσεις και Οργανισμούς του ν. 

3429/2005 (Α΄ 314), καθώς και με αθλητικά 

σωματεία του άρθρου 1 του ν. 2725/1999 (Α΄ 

121), τους όρους για την αξιοποίηση 

ακινήτων που αναφέρονται στο άρθρο 10 

και βρίσκονται στην περιοχή τους, χωρίς τη 

διαδικασία των παρ. 4 έως 12 του άρθρου 

11, υπό τις εξής προϋποθέσεις: 

α) οι ανωτέρω φορείς, υποβάλλουν πλήρες 

βιώσιμο πλάνο ανάπτυξης και αξιοποίησης, 

καθώς και οικονομοτεχνική μελέτη με σαφές 

και δεσμευτικό χρονοδιάγραμμα 

υλοποίησης, 

β) η συμφωνηθείσα ετήσια αντιπαροχή 

αποτιμώμενη σε χρήμα δεν υπολείπεται του 

5% της αντικειμενικής αξίας του ακινήτου ή 

σε περίπτωση μη υπαγωγής στο 

αντικειμενικό σύστημα, του 5% επί της αξίας, 

όπως αυτή προσδιορίζεται νόμιμα από τη 

φορολογική αρχή, 

γ) η σχετική συμφωνία εγκρίνεται από το 

Σ.ΑΜ.» 
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γ) η σχετική συμφωνία εγκρίνεται από το Σ.ΑΜ. 

εντός προθεσμίας εξήντα (60) ημερών από τη λήψη 

της εισήγησης της ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ..». 

 

Άρθρο 47 

Αποστρατευτικός βαθμός εθελοντών μακράς 

θητείας - Τροποποίηση παρ. 4 και 6 άρθρου 13 ν. 

1848/1989 

Στο άρθρο 13 του ν. 1848/1989 (Α΄ 112) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) στο πρώτο εδάφιο της παρ. 4 

προστίθεται η λέξη «πραγματικής» και η λέξη 

«ανθυπολοχαγού» αντικαθίσταται από τη λέξη 

«Υπολοχαγού», β) στο δεύτερο εδάφιο της παρ. 6 η 

λέξη «υπολοχαγού» αντικαθίσταται από τη λέξη 

«Λοχαγού», η λέξη «ανθυπολοχαγού» 

αντικαθίσταται από τη λέξη «Υπολοχαγού» και το 

άρθρο 13 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 13 

1. Οι διατάξεις του ν. 1513/1985 (ΦΕΚ 12) 

εφαρμόζονται αναλόγως και για το Πολεμικό 

Ναυτικό και την Πολεμική Αεροπορία. Όπου στον 

παραπάνω νόμο αναφέρονται οι όροι Στρατός 

Ξηράς, κανονισμοί και βαθμοί υπαξιωματικού, 

νοούνται και οι άλλοι κλάδοι των Ενόπλων 

Δυνάμεων, οι αντίστοιχοι κανονισμοί και βαθμοί 

υπαξιωματικών. 

2. Ο αριθμός των οπλιτών πενταετούς υποχρέωσης 

δεν μπορεί να υπερβαίνει τους 2.500 και 1760 για το 

Πολεμικό Ναυτικό και την Πολεμική Αεροπορία 

αντίστοιχα. Ο αριθμός των κατατασσομένων κάθε 

έτος καθορίζεται με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας. 

3. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής 

Άμυνας και Οικονομικών, που εκδίδεται μετά από 

πρόταση του Αρχηγού του αντίστοιχου Κλάδου των 

Ενόπλων Δυνάμεων, μπορεί να αυξάνεται ο αριθμός 

των οπλιτών με πενταετή υποχρέωση κάθε κλάδου. 

4. Μετά τη λήξη της πενταετούς υποχρέωσής τους 

όσοι επιθυμούν μπορούν, ύστερα από αίτησή τους, 

να αξιολογηθούν και να επιλεγούν για περαιτέρω 

παραμονή στις Ένοπλες Δυνάμεις με τον βαθμό που 

φέρουν ως Εθελοντές Μακράς Θητείας (Ε.Μ.Θ.) 

μέχρι τη συμπλήρωση 35ετούς συντάξιμης 

πραγματικής υπηρεσίας και εξελίσσονται 

βαθμολογικά μέχρι τον βαθμό του Υπολοχαγού και 

Τροποποιούνται οι παρ. 4 και 6 του άρθρου 

13 του ν. 1848/1989,  το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 13 

1. Οι διατάξεις του ν. 1513/1985 (ΦΕΚ 12) 

εφαρμόζονται αναλόγως  και για  το  

Πολεμικό  Ναυτικό  και  την  Πολεμική  

Αεροπορία.  Όπου στον παραπάνω νόμο 

αναφέρονται οι όροι Στρατός Ξηράς, 

κανονισμοί και βαθμοί υπαξιωματικού, 

νοούνται και οι άλλοι κλάδοι των Ενόπλων  

Δυνάμεων, οι αντίστοιχοι κανονισμοί και 

βαθμοί υπαξιωματικών. 

2.  Ο  αριθμός  των  οπλιτών  πενταετούς  

υποχρέωσης  δεν  μπορεί να υπερβαίνει τους 

2.500  και  1760  για  το  Πολεμικό  Ναυτικό  

και  την Πολεμική  Αεροπορία αντίστοιχα. Ο 

αριθμός των κατατασσομένων κάθε έτος 

καθορίζεται με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας. 

3.  Με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Εθνικής Άμυνας  και  Οικονομικών, που  

εκδίδεται μετά από πρόταση του Αρχηγού 

του αντίστοιχου Κλάδου των Ενόπλων 

Δυνάμεων,  μπορεί  να  αυξάνεται  ο  αριθμός  

των  οπλιτών  με πενταετή υποχρέωση κάθε 

κλάδου. 

4. Μετά τη λήξη της πενταετούς υποχρέωσής 

τους όσοι επιθυμούν μπορούν, ύστερα από 

αίτησή τους, να αξιολογηθούν και να 

επιλεγούν για περαιτέρω παραμονή στις 

Ένοπλες Δυνάμεις με τον βαθμό που φέρουν 

ως Εθελοντές Μακράς Θητείας (Ε.Μ.Θ.) 

μέχρι τη συμπλήρωση 35ετούς συντάξιμης 

υπηρεσίας και εξελίσσονται βαθμολογικά 

μέχρι τον βαθμό του ανθυπολοχαγού και 

των αντιστοίχων των άλλων Κλάδων των 

Ενόπλων Δυνάμεων. Οι προϋποθέσεις, τα 

κριτήρια, η διαδικασία επιλογής και ένταξής 

τους στην κατηγορία των Ε.Μ.Θ. 

καθορίζονται με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά από 

πρόταση του αρμόδιου κατά Κλάδο 
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των αντιστοίχων των άλλων Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων. Οι προϋποθέσεις, τα κριτήρια, η 

διαδικασία επιλογής και ένταξής τους στην 

κατηγορία των Ε.Μ.Θ. καθορίζονται με απόφαση 

του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται μετά 

από πρόταση του αρμόδιου κατά Κλάδο Ανωτάτου 

Συμβουλίου. Η ένταξή τους πραγματοποιείται με 

απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας ύστερα 

από πρόταση των αρμόδιων Συμβουλίων Κρίσεων. 

Μέχρι την έναρξη ισχύος των προβλεπόμενων στο 

δεύτερο εδάφιο της παρούσας παραγράφου 

υπουργικών αποφάσεων, όσοι εθελοντές 

πενταετούς υπηρεσίας υπέβαλαν αίτηση ένταξής 

τους στο θεσμό των Ε.Μ.Θ. συνεχίζουν να διέπονται 

από τις προϊσχύουσες διατάξεις. 

5. Οι διατάξεις της προηγούμενης παραγράφου 

εφαρμόζονται αναλογικά και για τις εθελόντριες του 

ν. 705/1977 (Α΄ 279), που το επιθυμούν. Όσες από 

αυτές συμπλήρωσαν ήδη ή θα συμπληρώσουν στο 

μέλλον πενταετή υπηρεσία θα πρέπει να 

υποβάλουν τη σχετική αίτηση παραμονής εντός δύο 

μηνών από την έναρξη της ισχύος του παρόντος 

νόμου ή από την ημερομηνία συμπληρώσεως της 

πενταετούς υπηρεσίας αναλόγως με την περίπτωση. 

Όσες δεν υποβάλουν αίτηση υπαγωγής στις 

διατάξεις της προηγούμενης παραγράφου 

εξακολουθούν να διέπονται από τις ρυθμίσεις του ν. 

705/1977. 

6. Με προεδρικό διάταγμα, που εκδίδεται μετά από 

πρόταση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και 

Οικονομικών, καθορίζονται τα θέματα ιεραρχίας και 

προαγωγών, οι καταστάσεις, οι προϋποθέσεις 

μισθολογικής προαγωγής τα ασφαλιστικά ταμεία, οι 

κρατήσεις και κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια για 

την εφαρμογή των παραγράφων 4 και 5 του άρθρου 

αυτού. Κατά παρέκκλιση των προβλεπομένων στο 

πρώτο εδάφιο της παραγράφου 4 ως προς τον 

καταληκτικό βαθμό, με όμοιο προεδρικό διάταγμα 

καθορίζονται οι όροι και προϋποθέσεις για την 

απονομή αποστρατευτικού βαθμού Λοχαγού και 

αντιστοίχων των άλλων κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων σε Εθελοντές και Εθελόντριες Μακράς 

Θητείας (Ε.Μ.Θ.) βαθμού Υπολοχαγού, που τίθενται 

σε αποστρατεία. 

7. Ο αριθμός των οργανικών θέσεων των εθελοντών 

– εθελοντριών μακράς θητείας σε κάθε Κλάδο 

καθορίζεται με απόφαση του Υπουργού Εθνικής 

Ανωτάτου Συμβουλίου. Η ένταξή τους 

πραγματοποιείται με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας ύστερα από 

πρόταση των αρμόδιων Συμβουλίων 

Κρίσεων. Μέχρι την έναρξη ισχύος των 

προβλεπόμενων στο δεύτερο εδάφιο της 

παρούσας παραγράφου υπουργικών 

αποφάσεων, όσοι εθελοντές πενταετούς 

υπηρεσίας υπέβαλαν αίτηση ένταξής τους 

στο θεσμό των Ε.Μ.Θ. συνεχίζουν να 

διέπονται από τις προϊσχύουσες διατάξεις. 

5. Οι διατάξεις της προηγούμενης 

παραγράφου εφαρμόζονται αναλογικά και 

για τις εθελόντριες του ν. 705/1977 (ΦΕΚ 

279), που το επιθυμούν. Όσες από αυτές 

συμπλήρωσαν ήδη ή θα συμπληρώσουν στο  

μέλλον  πενταετή υπηρεσία  θα πρέπει να 

υποβάλουν τη σχετική αίτηση παραμονής 

εντός δύο μηνών από  την  έναρξη  της  

ισχύος  του  παρόντος  νόμου  ή  από  την 

ημερομηνία  συμπληρώσεως  της  

πενταετούς  υπηρεσίας  αναλόγως  με την 

περίπτωση. Όσες δεν υποβάλουν αίτηση 

υπαγωγής στις διατάξεις  της  προηγούμενης 

παραγράφου  εξακολουθούν  να  διέπονται  

από τις ρυθμίσεις του ν. 705/1977. 

6. Με  προεδρικό  διάταγμα,  που  εκδίδεται  

μετά  από πρόταση των Υπουργών Εθνικής  

Άμυνας  και  Οικονομικών,  καθορίζονται  τα  

θέματα ιεραρχίας  και προαγωγών, οι 

καταστάσεις, οι προϋποθέσεις μισθολογικής 

προαγωγής τα ασφαλιστικά ταμεία, οι 

κρατήσεις και κάθε άλλη αναγκαία 

λεπτομέρεια για την εφαρμογή των 

παραγράφων 4 και 5 του άρθρου αυτού. 

Κατά παρέκκλιση των προβλεπομένων στο 

πρώτο εδάφιο της παραγράφου 4 ως προς 

τον καταληκτικό βαθμό, με όμοιο προεδρικό 

διάταγμα καθορίζονται οι όροι και 

προϋποθέσεις για την απονομή 

αποστρατευτικού βαθμού υπολοχαγού και 

αντιστοίχων των άλλων κλάδων των 

Ενόπλων Δυνάμεων σε Εθελοντές και 

Εθελόντριες Μακράς Θητείας (Ε.Μ.Θ.) 

βαθμού ανθυπολοχαγού, που τίθενται σε 

αποστρατεία. 

7.  Ο  αριθμός  των  οργανικών  θέσεων των 

εθελοντών – εθελοντριών μακράς θητείας 
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Άμυνας κατόπιν εισηγήσεως του οικείου Ανωτάτου 

Συμβουλίου, ανάλογα με τις ανάγκες της υπηρεσίας. 

8. Για τους ανθυπασπιστές υφίστανται ξεχωριστές 

οργανικές θέσεις, ενώ για τους υπαξιωματικούς 

εθελοντές και εθελόντριες μακράς θητείας είναι 

κοινές, υπολογισμένες στο βαθμό του Αρχιλοχία, 

Αρχικελευστή και Αρχισμηνία αντίστοιχα. 

9. Η κατανομή, συγχώνευση ή μεταφορά των 

οργανικών θέσεων εντός κάθε κλάδου των Ενόπλων 

Δυνάμεων κατά όπλο, σώμα ή γενική ειδικότητα 

ενεργείται με απόφαση του Αρχηγού του οικείου 

Γενικού Επιτελείου μετά από εισήγηση του οικείου 

Ανωτάτου Συμβουλίου. 

10. Οι υπηρετούντες κατά τη δημοσίευση του 

παρόντος εθελοντές και εθελόντριες μακράς 

θητείας καλύπτουν θέσεις που θα καθορισθούν 

σύμφωνα με την παράγραφο 7 του παρόντος.». 

σε κάθε  Κλάδο  καθορίζεται  με  απόφαση  

του  Υπουργού Εθνικής  Άμυνας  κατόπιν  

εισηγήσεως του οικείου Ανωτάτου 

Συμβουλίου, ανάλογα με τις ανάγκες της 

υπηρεσίας. 

8. Για τους ανθυπασπιστές υφίστανται 

ξεχωριστές  οργανικές  θέσεις, ενώ  για  τους 

υπαξιωματικούς εθελοντές και εθελόντριες 

μακράς θητείας είναι κοινές, υπολογισμένες 

στο βαθμό του Αρχιλοχία, Αρχικελευστή  και 

Αρχισμηνία αντίστοιχα. 

9.  Η κατανομή, συγχώνευση ή μεταφορά  

των  οργανικών  θέσεων  εντός κάθε  κλάδου  

των Ενόπλων Δυνάμεων κατά όπλο, σώμα ή 

γενική ειδικότητα ενεργείται με απόφαση 

του Αρχηγού του οικείου Γενικού Επιτελείου 

μετά από εισήγηση του οικείου Ανωτάτου 

Συμβουλίου. 

10.  Οι υπηρετούντες κατά τη δημοσίευση 

του παρόντος εθελοντές και εθελόντριες 

μακράς θητείας καλύπτουν θέσεις που θα 

καθορισθούν σύμφωνα με την παράγραφο 7 

του παρόντος.» 

Άρθρο 48 

Ένταξη αξιωματικών σε ειδικότητα του 

υγειονομικού σώματος - Αντικατάσταση άρθρου 26 

ν. 1911/1990 

Το άρθρο 26 του ν. 1911/1990 (Α΄ 166) 

αντικαθίσταται ως εξής: 

«Άρθρο 26 

Ένταξη αξιωματικών σε ειδικότητα του 

υγειονομικού σώματος 

1. Αξιωματικοί Νοσηλευτικής των τριών κλάδων των 

Ενόπλων Δυνάμεων, εφόσον φέρουν τοv βαθμό του 

Λοχαγού και αντιστοίχων των άλλων κλάδων και 

είναι κάτοχοι πτυχίου Ιατρικής, Οδοντιατρικής, 

Κτηνιατρικής και Φαρμακευτικής Σχολής και 

τμημάτων Ψυχολογίας Ανωτάτων Εκπαιδευτικών 

Ιδρυμάτων, μπορεί να εντάσσονται αντιστοίχως στη 

γενική ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, 

Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και Ψυχολόγων του 

Υγειονομικού Σώματος. Οι ίδιες προϋποθέσεις 

ισχύουν και για τους αξιωματικούς της γενικής 

ειδικότητας των Οδοντιάτρων, Φαρμακοποιών, 

Κτηνιάτρων και Ψυχολόγων και των τριών Κλάδων 

των Ενόπλων Δυνάμεων που επιθυμούν την ένταξή 

Αντικαθίσταται το άρθρο 26 του ν. 

1911/1990, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 26 

1. Αξιωματικοί Νοσηλευτικής των τριών 

κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, εφόσον 

φέρουν το βαθμό μέχρι του Λοχαγού και 

αντιστοίχων των άλλων κλάδων και είναι 

κάτοχοι πτυχίου Ιατρικής, Οδοντιατρικής, 

Κτηνιατρικής και Φαρμακευτικής Σχολής και 

τμημάτων Ψυχολογίας Ανωτάτων 

Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων, μπορεί να 

εντάσσονται αντιστοίχως στη γενική 

ειδικότητα των Ιατρών, Οδοντιάτρων, 

Κτηνιάτρων, Φαρμακοποιών και 

Ψυχολόγων του Υγειονομικού Σώματος. Οι 

ίδιες προϋποθέσεις ισχύουν και για τους 

αξιωματικούς της γενικής ειδικότητας των 

Οδοντιάτρων και των τριών κλάδων των 

Ενόπλων Δυνάμεων που επιθυμούν την 

ένταξή τους στη γενική ειδικότητα των 

Ιατρών του Υγειονομικού Σώματος. 

2. Οι ενδιαφερόμενοι υποβάλλουν αίτηση 

για την ένταξή τους προς το οικείο Γενικό 

Επιτελείο. Η ένταξη ενεργείται εντός του 
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τους στη γενική ειδικότητα των Ιατρών του 

Υγειονομικού Σώματος. 

2. Με απόφαση του Ανώτατου κατά Κλάδο 

Συμβουλίου, που εκδίδεται μέχρι την 31η Μαΐου 

κάθε έτους, καθορίζονται, σύμφωνα με τις 

υφιστάμενες υπηρεσιακές ανάγκες, οι κενές 

οργανικές θέσεις και οι ειδικότητες που μπορούν να 

καλυφθούν. Οι θέσεις αυτές προκηρύσσονται με 

μέριμνα του οικείου Γενικού Επιτελείου. Το 

ειδικότερο περιεχόμενο της εκάστοτε προκήρυξης, 

όπως τα προσόντα των εντασσόμενων, η 

διαδικασία, τα κριτήρια επιλογής και κάθε άλλη 

λεπτομέρεια καθορίζονται με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας, κατόπιν πρότασης του 

οικείου Κλάδου. Οι ενδιαφερόμενοι υποβάλλουν 

αίτηση μέχρι την 31η Δεκεμβρίου κάθε έτους για την 

ένταξή τους προς το οικείο Γενικό Επιτελείο. H 

ένταξη ενεργείται εντός του ιδίου κλάδου με 

απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, ύστερα 

από πρόταση του Αρχηγού του οικείου Γενικού 

Επιτελείου. Οι εντασσόμενοι διατηρούν τον βαθμό 

που έφεραν και τη μεταξύ τους αρχαιότητα που 

είχαν πριν την ένταξή τους και καθίστανται νεότεροι 

των ομοιοβάθμων αξιωματικών της ειδικότητάς 

τους που απέκτησαν τον βαθμό που φέρουν κατά το 

ίδιο έτος. 

3. Για την εξέταση της αίτησης λαμβάνονται 

υπόψη τα εξής κριτήρια: 

α) οι ειδικές εκπαιδεύσεις που έχουν 

παρακολουθήσει οι αιτούντες σε αντικείμενο της 

γενικής ειδικότητας προέλευσής τους,  

β) οι σχετικές εξειδικεύσεις που έχουν αποκτήσει 

στα αντικείμενα αυτά,  

γ) ο βαθμός πτυχίου, 

δ) τα ουσιαστικά προσόντα της τελευταίας 

δεκαετίας, η βαθμολογία των οποίων πρέπει να 

εμπίπτει τουλάχιστον στην κλίμακα αξιολόγησης 

«Λίαν Καλώς», 

ε) ο βαθμός αποφοίτησης του ενδιαφερομένου από 

τα προβλεπόμενα υποχρεωτικά σχολεία, ο οποίος 

πρέπει να είναι τουλάχιστον «Λίαν Καλώς», 

στ) οι πειθαρχικές ποινές που έχουν επιβληθεί στον 

υποψήφιο την τελευταία δεκαετία. 

4. Το Ανώτατο Συμβούλιο του οικείου Κλάδου, αφού 

ολοκληρωθεί η διαδικασία υποβολής των αιτήσεων: 

ιδίου κλάδου με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας, ύστερα από πρόταση του 

Αρχηγού του οικείου Γενικού Επιτελείου. Για 

την αποδοχή της αίτησης λαμβάνονται 

υπόψη οι μεσοπρόθεσμες ανάγκες σε 

προσωπικό, τόσο της γενικής ειδικότητας 

προέλευσης, όσο και αυτής στην οποία 

επιθυμούν να ενταχθούν, σε συνδυασμό με 

τυχόν ειδικές εκπαιδεύσεις που έχουν 

παρακολουθήσει οι αιτούντες σε 

αντικείμενα της γενικής ειδικότητας 

προέλευσής τους ή σχετικές εξειδικεύσεις 

που έχουν αποκτήσει στα αντικείμενα αυτά. 

Οι εντασσόμενοι διατηρούν το βαθμό που 

έφεραν και τη μεταξύ τους αρχαιότητα που 

είχαν πριν την ένταξή τους και καθίστανται 

νεότεροι των ομοιοβάθμων αξιωματικών 

της ειδικότητάς τους που απέκτησαν το 

βαθμό που φέρουν κατά το ίδιο έτος. Το 

προηγούμενο εδάφιο ισχύει και για όσους 

έχουν ενταχθεί μέχρι την έναρξη ισχύος του 

παρόντος νόμου. 

3.  Για   την   ιεραρχία,   προαγωγές,   

τοποθετήσεις,  μεταθέσεις, ειδικότητες   ή 

εξειδικεύσεις, οργανικές θέσεις,  επετηρίδα  

και σταδιοδρομία γενικώς, ισχύει για τις 

γυναίκες αξιωματικούς ιατρούς ό,τι και για 

τους άνδρες συναδέλφους τους. 

4.   Κατά την πρώτη εφαρμογή του παρόντος 

και μέσα σε διάστημα τριών (3)  μηνών  από  

τη  δημοσίευση  του  νόμου  αυτού,   θα   

πρέπει   οι ενδιαφερόμενοι,  που  

συγκεντρώνουν τα  προσόντα της 

παραγράφου 1 του παρόντος  άρθρου,  να  

υποβάλουν αίτηση  για  την  ένταξή  τους  

στην αντίστοιχη επετηρίδα. 

5.   Ο  προ  της  εντάξεως χρόνος υπηρεσίας 

αξιωματικού θεωρείται ως χρόνος 

πραγματικής υπηρεσίας στη νέα επετηρίδα 

για κάθε περίπτωση.» 
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α) καταρτίζει πίνακες υποψηφίων για κάθε 

ειδικότητα κατά απόλυτη σειρά αρχαιότητας, 

β) αξιολογεί και επιλέγει με ειδικά αιτιολογημένη 

απόφαση από τους πίνακες ειδικότητας, 

προσδιορίζει τη σειρά κατάταξης με βάση τα 

κριτήρια της παρ. 3 και τερματίζει την κρίση με την 

πλήρωση της τελευταίας των κενών οργανικών 

θέσεων της ειδικότητας,  

γ) καταρτίζει πίνακα εντασσομένων και μη 

εντασσομένων.  

5. Οι ενδιαφερόμενοι έχουν δικαίωμα άσκησης 

ενδικοφανούς προσφυγής προς τον Υπουργό 

Εθνικής Άμυνας κατά της απόφασης του Ανώτατου 

κατά κλάδο Συμβουλίου εντός προθεσμίας πέντε (5) 

ημερών από την κοινοποίησή της σε αυτούς και ο 

Υπουργός υποχρεούται να απαντήσει εντός είκοσι 

(20) ημερών από την ημερομηνία της υποβολής της 

προσφυγής, κατόπιν πρότερης αιτιολογημένης 

γνώμης του αρμόδιου κατά κλάδο Ανώτατου 

Συμβουλίου. Η αρμοδιότητα του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας για την εξέταση και απάντηση της 

προσφυγής δύναται να μεταβιβαστεί σε κατώτερο 

κλιμάκιο. Μετά την άπρακτη πάροδο της 

προθεσμίας υποβολής ή την απάντηση επί της 

προσφυγής που τυχόν υποβληθεί, οι πίνακες 

εντασσόμενων κυρώνονται από τον Υπουργό 

Εθνικής Άμυνας. 

6. Ο προ της ένταξης χρόνος υπηρεσίας αξιωματικού 

θεωρείται ως χρόνος πραγματικής υπηρεσίας στη 

νέα επετηρίδα για κάθε περίπτωση. 

7. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που 

εκδίδεται μετά από εισήγηση του Αρχηγού του 

οικείου Γενικού Επιτελείου, εξειδικεύονται και 

παραμετροποιούνται τα κριτήρια των εντάξεων της 

παρ. 3, καθορίζεται η σειρά κατάταξης των 

υποψηφίων σε περίπτωση ισοβαθμίας και 

ρυθμίζεται κάθε άλλη αναγκαία λεπτομέρεια για την 

εφαρμογή του παρόντος.». 

Άρθρο 49 

Προαγωγή αξιωματικών - ανθυπασπιστών 

πολεμικής διαθεσιμότητας, νικητών παγκοσμίων 

στρατιωτικών αγώνων - Τροποποίηση άρθρου 12 ν. 

3648/2008 

 

Στο πρώτο εδάφιο του άρθρου 12 του ν. 3648/2008 

(Α΄ 38) επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) στον τίτλο 

προστίθενται οι λέξεις «και παγκόσμιων 

Αντικαθίσταται το άρθρο 12 του ν. 

3648/2008, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 12 

Προαγωγή αξιωματικών - ανθυπασπιστών 

πολεμικής διαθεσιμότητας, νικητών 

παραολυμπιακών αγώνων και παγκοσμίων 

πρωταθλημάτων 
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πρωταθλημάτων», β) μετά από τις λέξεις «σε 

ατομικό» προστίθενται οι λέξεις «ή ομαδικό», γ) 

μετά από τις λέξεις «με προβλήματα αναπηρίας» 

προστίθενται οι λέξεις «, καθώς και μία (1) από τις 

τρεις (3) πρώτες θέσεις σε παγκόσμιους 

στρατιωτικούς αγώνες του Διεθνούς Συμβουλίου 

Στρατιωτικού Αθλητισμού (CISM),», δ) γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις και το άρθρο 12 

διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 12 

Προαγωγή αξιωματικών - ανθυπασπιστών 

πολεμικής διαθεσιμότητας, νικητών 

παραολυμπιακών αγώνων και παγκόσμιων 

πρωταθλημάτων 

Αξιωματικοί και ανθυπασπιστές πολεμικής 

διαθεσιμότητας και υπαξιωματικοί πολεμικής 

αποστρατείας που έχουν υπαχθεί ή πρόκειται να 

υπαχθούν στις καταστάσεις αυτές και έχουν 

καταλάβει ή θα καταλάβουν έως και την όγδοη θέση 

σε ατομικό ή ομαδικό κανονικό ολυμπιακό 

αγώνισμα, κατά τη διάρκεια των παραολυμπιακών 

αγώνων, μία (1) από τις τρεις (3) παγκόσμιες νίκες σε 

παγκόσμιο πρωτάθλημα σε ατομικό ή ομαδικό 

ολυμπιακό αγώνισμα αθλητών με προβλήματα 

αναπηρίας, καθώς και μία (1) από τις τρεις (3) 

πρώτες θέσεις σε παγκόσμιους στρατιωτικούς 

αγώνες του Διεθνούς Συμβουλίου Στρατιωτικού 

Αθλητισμού (CISM), δικαιούνται να αποκτήσουν 

έναν (1) ακόμη βαθμό πέραν από αυτούς που 

ορίζονται στις διατάξεις του ν. 875/1979 (Α΄ 50), για 

καθεμία από τις παραπάνω αγωνιστικές διακρίσεις. 

Τα πρόσωπα του προηγούμενου εδαφίου δεν 

προάγονται άνω των τριών (3) βαθμών ή σε βαθμό 

ανώτερο από εκείνον που προβλέπεται για τα εν 

ενεργεία στελέχη του ίδιου Όπλου, Σώματος ή 

Γενικής Ειδικότητας.». 

Αξιωματικοί και ανθυπασπιστές πολεμικής 

διαθεσιμότητας και υπαξιωματικοί 

πολεμικής αποστρατείας που έχουν υπαχθεί 

ή πρόκειται να υπαχθούν στις καταστάσεις 

αυτές και έχουν καταλάβει ή θα καταλάβουν 

έως και την όγδοη θέση σε ατομικό κανονικό 

ολυμπιακό αγώνισμα, κατά τη διάρκεια των 

παραολυμπιακών αγώνων, καθώς και μία 

από τις τρεις παγκόσμιες νίκες σε παγκόσμιο 

πρωτάθλημα σε ατομικό ολυμπιακό 

αγώνισμα αθλητών με προβλήματα 

αναπηρίας, δικαιούνται να αποκτήσουν 

έναν ακόμη βαθμό πέραν από αυτούς που 

ορίζονται στις διατάξεις του ν. 875/1979, για 

καθεμία από τις παραπάνω αγωνιστικές 

διακρίσεις. Τα πρόσωπα του προηγούμενου 

εδαφίου δεν προάγονται άνω των τριών (3) 

βαθμών ή σε βαθμό ανώτερο από εκείνον 

που προβλέπεται για τα εν ενεργεία στελέχη 

του ίδιου Όπλου, Σώματος ή Γενικής 

Ειδικότητας.» 

Άρθρο 50 

Ζητήματα μεταθέσεων στελεχών - Προσθήκη παρ. 8 

στο άρθρο 5 του ν. 3883/2010 

 

Στο άρθρο 5 του ν. 3883/2010 (Α΄ 167) προστίθεται 

παρ. 8, ως εξής: 

«8. Αξιωματικοί που υπηρετούν σε θέσεις διοίκησης 

- ειδικής υπηρεσίας του εσωτερικού, είναι δυνατόν 

να μετατίθενται στο εσωτερικό και πριν να 

συμπληρωθεί πλήρως ο τελευταίος μήνας 

υπηρεσίας στις θέσεις αυτές. Στην περίπτωση αυτή, 

ο μήνας αυτός θεωρείται συμπληρωμένος όσον 

αφορά στον προβλεπόμενο από το άρθρο 28 χρόνο 

διοίκησης - ειδικής υπηρεσίας.». 

Προστίθεται παρ. 8 στο άρθρο 5 του ν. 

3883/2010, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 5 

Τακτικές και Έκτακτες μεταθέσεις 

1. Οι μεταθέσεις διακρίνονται σε τακτικές 

και έκτακτες: 

α. Για τις τακτικές μεταθέσεις των στελεχών 

των ΕΔ λαμβάνονται υπόψη τα παρακάτω 

αναφερόμενα κατά σειρά σπουδαιότητας 

Κριτήρια: 
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(1) Υπηρεσιακά Κριτήρια, τα οποία 

συνδέονται με τις εκάστοτε υφιστάμενες 

υπηρεσιακές ανάγκες, καθώς και με την 

εμπειρία και την υπηρεσιακή απόδοση του 

στελέχους και συγκεκριμένα: 

(α) Την αύξηση της μαχητικής ικανότητας 

των ΕΔ. 

(β) Την κάλυψη των υπηρεσιακών αναγκών. 

(γ) Την απόκτηση των απαιτούμενων 

προσόντων για την υπηρεσιακή εξέλιξη κάθε 

στελέχους. 

(δ) Τα στοιχεία του ατομικού φακέλου και 

την αρχαιότητα. 

(ε) Την απόκτηση, όπου απαιτείται, 

εμπειρίας και γνώσεων. 

(2) Κοινωνικά Κριτήρια, δηλαδή την 

προτίμηση των στελεχών με βάση και: 

α) Την οικογενειακή τους κατάσταση. Οι 

πολύτεκνοι, οι γονείς τριών (3) τέκνων ή 

γονείς ενός τουλάχιστον τέκνου με ανίατο ή 

δυσίατο νόσημα, γονείς μονογονεϊκών 

οικογενειών, καθώς και πάσχοντες από 

ανίατα ή δυσίατα νοσήματα μετατίθενται 

μόνο κατόπιν πρότερης σχετικής αναφοράς 

τους. Για τον προσδιορισμό του εν λόγω 

κριτηρίου, ως μέλη της οικογένειας 

θεωρούνται ο σύζυγος και τα άγαμα παιδιά 

ηλικίας μέχρι δεκαοκτώ (18) ετών ή μέχρι 

είκοσι πέντε (25) ετών εάν φοιτούν σε 

σχολές τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, της 

φοίτησης βεβαιούμενης με πιστοποιητικό 

της οικείας Σχολής, καθώς και τα ανίκανα για 

εργασία, λόγω αναπηρίας, άγαμα παιδιά 

ανεξάρτητα από ηλικία. Η ανικανότητα για 

εργασία πιστοποιείται από την Ανωτάτη 

κατά κλάδο Υγειονομική Επιτροπή, ύστερα 

από αίτηση του ενδιαφερομένου. Τα 

προαναφερόμενα στελέχη υπηρετούν, 

υποχρεωτικά, στον τόπο της προτίμησής 

τους, μετά από σχετική αναφορά τους. Η 

παράγραφος 3 εφαρμόζεται αναλόγως. 

(β) Λόγους υγείας του ιδίου ή μέλους της 

οικογένειας του. 

(γ) Αιτήματα συνυπηρέτησης (με συζύγους 

στρατιωτικούς, αστυνομικούς, συνοριακούς 
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φύλακες, ειδικούς φρουρούς, λιμενικούς, 

πυροσβεστικούς υπαλλήλους, δικαστικούς 

λειτουργούς και υπαλλήλους του Δημοσίου 

ή Νομικών Προσώπων Δημοσίου Δικαίου ή 

Νομικών Προσώπων Ιδιωτικού Δικαίου του 

ευρύτερου Δημόσιου Τομέα). 

(δ) Τον τόπο προτίμησης τους, όπως αυτός 

καθορίζεται στο άρθρο 6. 

(ε) Την ηλικία και τις σπουδές των τέκνων. 

(στ) Τη διάθεση στέγης. 

(3) Αντικειμενικά κριτήρια, τα οποία 

καθορίζονται από το πλέγμα των 

παραγόντων που συνυπολογιζόμενοι 

επηρεάζουν τις συνθήκες διαβίωσης του 

προσωπικού και συνοψίζονται στους εξής: 

(α) Απόσταση από τη μεθόριο. 

(β) Πληθυσμός της περιοχής. 

(γ) Απόσταση από έδρα Δήμου. 

(δ) Τουριστικός χαρακτήρας της περιοχής. 

(ε) Μέσα μεταφοράς, σε συνάρτηση και με 

τις καιρικές συνθήκες. 

(στ) Κλιματολογικές συνθήκες. 

β. Έκτακτες μεταθέσεις μπορούν να 

ενεργούνται οποτεδήποτε και ανεξάρτητα 

από τα αντικειμενικά κριτήρια και το χρόνο 

παραμονής στην ίδια περιοχή μετάθεσης, 

στις παρακάτω περιοριστικά αναφερόμενες 

περιπτώσεις: 

(1) Για αποδεδειγμένους και ειδικά 

αιτιολογημένους υπηρεσιακούς ή 

προσωπικούς λόγους. 

(2) Σε περίπτωση διάπραξης σοβαρού 

πειθαρχικού παραπτώματος, το οποίο 

δημιουργεί γενικότερο πρόβλημα 

πειθαρχίας ή ηθικής τάξεως, με απόφαση 

του Αρχηγού του οικείου Κλάδου, στην 

οποία πρέπει να γίνεται ειδική μνεία για την 

αναγκαιότητα ή μη της μετάθεσης του 

κρινόμενου. 

(3) Σε περίπτωση παραπομπής σε δίκη για 

κακούργημα με αμετάκλητο δικαστικό 

βούλευμα ή αμετάκλητης καταδίκης για 

κακούργημα. 
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(4) Όταν καταργείται ή μετεγκαθίσταται 

στρατόπεδο, καθώς και όταν καταργείται 

μονάδα ή Υπηρεσία των ΕΔ. 

(5) Για σοβαρό συμβάν, που αφορά το ίδιο 

το στέλεχος ή μέλος της οικογένειας του. 

(6) Σε περίπτωση θανάτου συζύγου ή τέκνου 

ή πάθησης αυτών ή του στελέχους των ΕΔ 

από ανίατο ή δυσίατο νόσημα, ύστερα από 

γνωμοδότηση της Ανώτατης κατά κλάδο 

Υγειονομικής Επιτροπής. 

(7) Ύστερα από αίτηση αμοιβαίας 

μετάθεσης, υπό την προϋπόθεση ότι 

αιτιολογημένα δεν διαταράσσεται η 

πλήρωση υπηρεσιακών αναγκών. 

(8) Για λόγους συνυπηρέτησης με σύζυγο 

στρατιωτικό, δημόσιο υπάλληλο, 

αστυνομικό ή συνοριακό φύλακα, ειδικό 

φρουρό, λιμενικό, πυροσβεστικό υπάλληλο 

ή δικαστικό λειτουργό. 

2. Στον τόπο της προτίμησής τους 

υπηρετούν, υποχρεωτικά, ύστερα από 

αναφορά τους, στελέχη που πάσχουν από 

σακχαρώδη διαβήτη ή τελούν σε χηρεία και 

έχουν ένα (1) τουλάχιστον ανήλικο τέκνο, 

καθώς και στελέχη που έχουν σύζυγο ή 

επιμελούνται τέκνο ή έχουν οριστεί με 

δικαστική απόφαση ως ανάδοχοι γονείς 

ανηλίκου, για όσο χρονικό διάστημα διαρκεί 

η αναδοχή, ή με δικαστική απόφαση τους 

έχει ανατεθεί η επιμέλεια ατόμου, είτε με 

αναπηρία είτε με σακχαρώδη διαβήτη. Για 

την εφαρμογή του προηγούμενου εδαφίου, 

το ποσοστό αναπηρίας απαιτείται να είναι 

εξήντα επτά τοις εκατό (67%) τουλάχιστον, 

ενώ για το σακχαρώδη διαβήτη απαιτείται 

να είναι πενήντα τοις εκατό (50%) 

τουλάχιστον. 

3.  Η ανωτέρω παράγραφος 2 δεν τυγχάνει 

εφαρμογής σε περιπτώσεις που το 

Συμβούλιο Μεταθέσεων του άρθρου 8 

αποφασίσει με ειδικά αιτιολογημένη 

απόφαση του ότι συντρέχουν προς τούτο 

σοβαροί υπηρεσιακοί λόγοι. 

4. Για τις τακτικές μεταθέσεις ανωτάτων 

Αξιωματικών λαμβάνονται υπόψιν 

αποκλειστικά τα υπηρεσιακά κριτήρια των 
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περιπτώσεων (α) και (β) της παραγράφου 

1α(1) του παρόντος άρθρου. 

5. Για τις τακτικές μεταθέσεις των στελεχών 

των ΕΔ εντός της ίδιας φρουράς δεν 

λαμβάνονται υπόψη τα κριτήρια που 

αναφέρονται στις περιπτώσεις (2) και (3) του 

εδαφίου α` της παραγράφου 1 του παρόντος 

άρθρου. 

6. Στρατιωτικός με σύζυγο που είναι 

στρατιωτικός και υπηρετεί στο εξωτερικό, 

δύναται να υποβάλει αναφορά μετάθεσης 

του, για συνυπηρέτηση σε υπηρεσία του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, που βρίσκεται 

στο εξωτερικό στην ίδια πόλη με την αρχή 

που υπηρετεί ο ή η σύζυγος ή στην ίδια την 

αρχή ή σε αρχή που εδρεύει στην ίδια πόλη, 

μόνο σε θέσεις πέραν των προβλεπομένων 

και για χρονικό διάστημα μέχρι τρία (3) έτη. 

Η μετάθεση γίνεται με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας, κατόπιν 

εισήγησης του Αρχηγού του οικείου Κλάδου. 

Οι μετατιθέμενοι στρατιωτικοί δεν 

λαμβάνουν επιμίσθιο ή επίδομα υπηρεσίας 

αλλοδαπής, αλλά μόνο τις αποδοχές 

εσωτερικού. Ο χρόνος της μετάθεσης 

λογίζεται ως χρόνος πραγματικής 

υπηρεσίας. 

7. Το τρίτο και τέταρτο εδάφιο της 

παραγράφου 6 εφαρμόζονται και για το 

στρατιωτικό προσωπικό, το οποίο, με βάση 

τις διατάξεις της απόφασης του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας που εκδίδεται κατ` 

εξουσιοδότηση της παραγράφου 1 του 

άρθρου 8 υπερβαίνει το όριο συνολικής 

διάρκειας παραμονής του στην Κύπρο.» 

Άρθρο 51 

Προαγωγές ανώτατων αξιωματικών - Τροποποίηση 

άρθρου 26 ν. 3883/2010 

 

Στο άρθρο 26 του ν. 3883/2010 (Α΄ 167) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) στην παρ. 1 αντικαθίσταται το 

πρώτο εδάφιο και προστίθεται νέο δεύτερο εδάφιο, 

β) στο δεύτερο εδάφιο της παρ. 4 οι λέξεις «του 

Στρατεύματος» αντικαθίστανται από τις λέξεις «από 

τις Ένοπλες Δυνάμεις», γ) στην παρ. 8 αυξάνεται ο 

χρόνος παραμονής σε βαθμό από δύο (2) σε 

τέσσερα (4) έτη, δ) στην παρ. 14 προστίθεται περ. η΄ 

και το άρθρο 26 διαμορφώνεται ως εξής: 

Τροποποιούνται οι παρ. 1, 4 και 8 και 

προστίθεται περ. η΄ στην παρ. 14 του 

άρθρου 26 του ν. 3883/2010, το οποίο είχε 

ως εξής: 

«Άρθρο 26 

Προαγωγές 

1. Οι προαγωγές γίνονται από τους πίνακες 

των προακτέων που κυρώθηκαν με 

προεδρικά διατάγματα, τα οποία 

προκαλούνται από τον Υπουργό Εθνικής 

Άμυνας. 
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«Άρθρο 26 

Προαγωγές 

1. Οι προαγωγές των αξιωματικών που 

διενεργούνται σύμφωνα με τον παρόντα, γίνονται 

με προεδρικό διάταγμα, κατόπιν πρότασης του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας. Οι προαγωγές που 

διενεργούνται στο πλαίσιο των κρίσεων γίνονται 

από τους κυρωθέντες πίνακες των προακτέων. Οι 

πίνακες αυτοί ισχύουν για: α. Συνταγματάρχες και 

αντιστοίχους, μέχρι να εξαντληθούν ή, αν δεν 

εξαντληθούν, μέχρι να κυρωθούν νέοι πίνακες. β. 

Ανθυπολοχαγούς και αντιστοίχους μέχρι και 

Αντισυνταγματάρχες και αντιστοίχους, μέχρι να 

εξαντληθούν ή, εάν δεν εξαντληθούν, μέχρι την 

έναρξη των τακτικών ετήσιων κρίσεων των 

ανώτατων Αξιωματικών. 

2. Οι προαγωγές των ανώτατων Αξιωματικών και 

Συνταγματαρχών και αντιστοίχων με έκτακτες 

κρίσεις γίνονται κάθε φορά που κενούνται θέσεις.  

3. Οι προαγωγές γίνονται και για:  

α. Τους Αξιωματικούς που δικαιώθηκαν ύστερα από 

επανάκριση ή επανάληψη της κρίσης τους από τότε 

που δικαιούνταν. β. Τους Αξιωματικούς, των οποίων 

είχε ανασταλεί η κρίση για οποιονδήποτε λόγο. γ. 

Τους Αξιωματικούς που προάγονται επ' 

ανδραγαθία.  

δ. Όσους Αξιωματικούς προβλέπεται από τις 

διατάξεις του παρόντος.  

4. Ο αριθμός των κενών θέσεων περιλαμβάνει τις 

κενές θέσεις που υπήρχαν, καθώς και όσες 

κενώθηκαν ή δημιουργήθηκαν κατά τη διάρκεια 

που ισχύουν οι πίνακες των τακτικών κρίσεων. Οι 

θέσεις αυτών που αποβιώνουν ή αυτών που 

κηρύσσονται σε αφάνεια θεωρούνται κενές από την 

επομένη του θανάτου τους ή της κήρυξής τους σε 

αφάνεια και αυτών που για οποιονδήποτε άλλον 

λόγο εξέρχονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις ή τίθενται 

Εκτός Οργανικών Θέσεων από την υπογραφή της 

σχετικής διοικητικής πράξης.  

5. Οι κατά βαθμό κενές θέσεις προσδιορίζονται από 

τη διαφορά μεταξύ των προβλεπόμενων οργανικών 

θέσεων κάθε βαθμού και του αριθμού των 

Αξιωματικών που υπηρετούν και κατέχουν 

οργανικές θέσεις του βαθμού αυτού.  

6. Οι κενές οργανικές θέσεις Αξιωματικών 

πληρούνται από τη σειρά αρχαιότητας, όπως αυτή 

προκύπτει από τη θέση τους στις επετηρίδες των 

άρθρων 36 και 37.  

 Οι πίνακες αυτοί ισχύουν για: 

 α. Συνταγματάρχες και αντιστοίχους, μέχρι 

να εξαντληθούν ή, αν δεν εξαντληθούν, 

μέχρι να κυρωθούν νέοι πίνακες. 

 β. Ανθυπολοχαγούς και αντιστοίχους μέχρι 

και Αντισυνταγματάρχες και αντιστοίχους, 

μέχρι να εξαντληθούν ή, εάν δεν 

εξαντληθούν, μέχρι την έναρξη των τακτικών 

ετήσιων κρίσεων των ανώτατων 

Αξιωματικών. 

4. Ο αριθμός των κενών θέσεων 

περιλαμβάνει τις κενές θέσεις που 

υπήρχαν, καθώς και όσες κενώθηκαν ή 

δημιουργήθηκαν κατά τη διάρκεια που 

ισχύουν οι πίνακες των τακτικών κρίσεων. 

Οι θέσεις αυτών που αποβιώνουν ή 

αυτών που κηρύσσονται σε αφάνεια 

θεωρούνται κενές από την επομένη του 

θανάτου τους ή της κήρυξής τους σε 

αφάνεια και αυτών που για 

οποιονδήποτε άλλον λόγο εξέρχονται του 

Στρατεύματος ή τίθενται Εκτός 

Οργανικών Θέσεων από την υπογραφή 

της σχετικής διοικητικής πράξης.  

  8. Σε περίπτωση που δεν καταστεί δυνατή η 

προαγωγή Αξιωματικών, λόγω έλλειψης 

κενών οργανικών θέσεων, μετά την 

παραμονή 2 (δύο) ετών στο βαθμό του 

Ταξιάρχου και αντιστοίχων ή μετά την 

παραμονή τριών (3) ετών στο βαθμό του 

Υποστρατήγου και αντιστοίχων, αυτοί 

τίθενται σε αυτεπάγγελτη αποστρατεία ως 

ευδοκίμως τερματίσαντες τη σταδιοδρομία 

τους ή, εφόσον δεν έχουν συμπληρώσει 

πραγματική συντάξιμη υπηρεσία τριάντα 

πέντε (35) ετών, τίθενται Εκτός Οργανικών 

θέσεων (ΕΟΟ) μέχρι τη συμπλήρωση τους. 

14. Για τις κρίσεις που γίνονται σύμφωνα με 

τις διατάξεις του άρθρου 25 συντάσσονται 

πίνακες όπως παρακάτω: 

α. Προακτέων κατ' απόλυτο εκλογή. 

β. Προακτέων κατ' εκλογή.  

γ. Προακτέων επ' ανδραγαθία.  

δ. Διατηρητέων.  

ε. Διατηρητέων στον αυτό βαθμό.  
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7. Οι κρινόμενοι ως προακτέοι κατ' απόλυτο εκλογή 

καθίστανται αρχαιότεροι των λοιπών ομοιοβάθμων 

τους Αξιωματικών εντός της ίδιας επετηρίδας που 

κρίθηκαν κατ' εκλογή στις ίδιες κρίσεις, διατηρώντας 

τη μεταξύ τους σειρά αρχαιότητας.  

8. Σε περίπτωση που δεν καταστεί δυνατή η 

προαγωγή Αξιωματικών, λόγω έλλειψης κενών 

οργανικών θέσεων, μετά την παραμονή τεσσάρων 

(4) ετών στον βαθμό του Ταξιάρχου και αντιστοίχων 

ή μετά την παραμονή τριών (3) ετών στον βαθμό του 

Υποστρατήγου και αντιστοίχων, αυτοί τίθενται σε 

αυτεπάγγελτη αποστρατεία ως ευδοκίμως 

τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους ή, εφόσον δεν 

έχουν συμπληρώσει πραγματική συντάξιμη 

υπηρεσία τριάντα πέντε (35) ετών, τίθενται Εκτός 

Οργανικών Θέσεων (ΕΟΘ) μέχρι τη συμπλήρωσή 

τους.  

9. Σε περίπτωση που οι κενές θέσεις σε κάποιο 

βαθμό δεν μπορούν να πληρωθούν με προαγωγή, 

γιατί οι Αξιωματικοί του αμέσως κατώτερου βαθμού 

δεν μπορούν, για οποιονδήποτε λόγο, να 

προαχθούν, τότε οι παραπάνω θέσεις θεωρούνται, 

προσωρινά και για την περίπτωση αυτή, ως κενές 

του κατώτερου βαθμού και πληρούνται.  

10. Κατά τις προαγωγές που ενεργούνται από τους 

πίνακες προακτέων κατ' απόλυτο εκλογή και κατ' 

εκλογή, σε καμία περίπτωση Αξιωματικός 

εγγεγραμμένος σε πίνακα προακτέων κατ' απόλυτο 

εκλογή δεν είναι δυνατόν να παρακαμφθεί έναντι 

αρχαιοτέρου του, που είναι εγγεγραμμένος σε 

πίνακα προακτέων κατ' εκλογή, αλλά προάγεται προ 

του αρχαιοτέρου του για την πλήρωση του αριθμού 

των κενών θέσεων.  

11. Στις περιπτώσεις που Αξιωματικοί προάγονται 

στον ανώτερο βαθμό, αν και δεν υπάρχουν κενές 

θέσεις στο βαθμό αυτόν, τότε οι θέσεις του βαθμού 

από τον οποίο προάγονται δεν θεωρούνται κενές για 

τους κατώτερους βαθμούς, για όσο χρόνο οι θέσεις 

που καταλήφθηκαν παραμένουν υπεράριθμες, 

εκτός αν ειδικά ορίζεται ότι οι Αξιωματικοί που 

προάγονται κατ' αυτόν τον τρόπο δεν 

καταλαμβάνουν οργανικές θέσεις.  

12. Οι κενές θέσεις, που αντιστοιχούν σε 

Αξιωματικούς των οποίων η κρίση έχει αναβληθεί, 

για να προσκομισθούν ουσιώδη στοιχεία, 

παραμένουν κενές μέχρι οι Αξιωματικοί αυτοί να 

κριθούν, οπότε οι θέσεις αυτές πληρώνονται από 

αυτούς, εάν κριθούν προακτέοι, ή από νεότερούς 

τους.  

13. Ειδικές Περιπτώσεις Προαγωγής:  

στ. Ευδοκίμως τερματισάντων τη 

σταδιοδρομία τους.  

ζ. Αποστρατευτέων.» 
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α. Οι Αξιωματικοί μέχρι και το βαθμό του 

Υποστρατήγου και αντιστοίχων, όταν 

αποστρατεύονται για λόγους υγείας, κρίνονται 

έκτακτα, πριν από την έκδοση του προεδρικού 

διατάγματος αποστρατείας τους, που προβλέπεται 

από τις διατάξεις του νόμου περί Καταστάσεως 

Αξιωματικών, από τα αρμόδια Συμβούλια Κρίσεων, 

ανεξάρτητα από τη συνδρομή των τυπικών 

προσόντων για προαγωγή, ως:  

(1) Ευδοκίμως τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους.  

(2) Αποστρατευτέοι.  

β. Οι Αξιωματικοί της προηγούμενης παραγράφου, 

που κρίνονται ως ευδοκίμως τερματίσαντες τη 

σταδιοδρομία τους, προάγονται στον επόμενο 

βαθμό, εφόσον αυτός προβλέπεται από τις 

διατάξεις του άρθρου 23 και μέσα σε ένα μήνα 

αποστρατεύονται με άλλο προεδρικό διάταγμα, 

λόγω σωματικής ανικανότητας. Οι κρίσεις αυτές 

είναι υποχρεωτικές και ανεξάρτητες άλλων, 

τακτικών ή έκτακτων, που προηγήθηκαν. Αυτοί κατ' 

εξαίρεση κρίνονται ως ευδοκίμως τερματίσαντες τη 

σταδιοδρομία τους, εφόσον έχουν τα ουσιαστικά 

προσόντα στο βαθμό που απαιτείται για την κρίση 

διατηρητέου στον αυτό βαθμό.  

γ. Αξιωματικοί μέχρι το βαθμό του Υποστρατήγου 

και αντιστοίχων που αποβιώνουν ευρισκόμενοι 

στην ενεργό υπηρεσία προάγονται στον ανώτερο 

βαθμό από την προηγούμενη του θανάτου τους, 

εφόσον ο ανώτερος βαθμός προβλέπεται από το 

άρθρο 23 και κριθούν προακτέοι από τα αρμόδια 

Συμβούλια Κρίσεων και με το ίδιο Προεδρικό 

Διάταγμα αποστρατεύονται. Ειδικά οι Υποστράτηγοι 

και αντίστοιχοι, οι οποίοι δεν έχουν περαιτέρω 

βαθμολογική εξέλιξη αλλά προβλέπεται γι' αυτούς 

εν αποστρατεία βαθμός, κρίνονται από τα αρμόδια 

Συμβούλια Κρίσεων και εφόσον κριθούν προακτέοι 

αποστρατεύονται με τον ανώτερο σε αποστρατεία 

βαθμό, από την ημερομηνία του θανάτου τους. Οι 

δυνατές κρίσεις για όλες τις ανωτέρω περιπτώσεις 

είναι προακτέος ή μη προακτέος. Προακτέοι 

κρίνονται όσοι Υποστράτηγοι και αντίστοιχοι 

διαθέτουν τα προσόντα για την κρίση διατηρητέου 

και εκ των λοιπών Αξιωματικών όσοι διαθέτουν 

προσόντα διατηρητέου στον αυτό βαθμό.  

δ. Σε Αξιωματικούς που αποβιώνουν κατά την 

εκτέλεση υπηρεσίας που συνεπάγεται αυξημένο 

κίνδυνο και προδήλως και αναμφισβήτητα λόγω 

αυτού, απονέμεται με Προεδρικό Διάταγμα από την 

προηγουμένη του θανάτου τους, ο ανώτατος 

βαθμός που προβλέπεται εν ενεργεία ή εν 
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αποστρατεία μετά από απόφαση των αρμόδιων 

Συμβουλίων Κρίσεων. Ο βαθμός αυτός δεν δύναται 

να είναι ανώτερος του Αντιστρατήγου και 

αντιστοίχων.  

14. Για τις κρίσεις που γίνονται σύμφωνα με τις 

διατάξεις του άρθρου 25 συντάσσονται πίνακες 

όπως παρακάτω: 

α. Προακτέων κατ' απόλυτο εκλογή. 

β. Προακτέων κατ' εκλογή.  

γ. Προακτέων επ' ανδραγαθία.  

δ. Διατηρητέων.  

ε. Διατηρητέων στον αυτό βαθμό.  

στ. Ευδοκίμως τερματισάντων τη σταδιοδρομία 

τους.  

ζ. Αποστρατευτέων.  

η. Μη διατηρητέων. 

15. Για τις κρίσεις που γίνονται σύμφωνα με τις 

διατάξεις της παραγράφου 13 του παρόντος άρθρου 

συντάσσονται πίνακες όπως παρακάτω:  

α. Ευδοκίμως τερματισάντων τη σταδιοδρομία τους.  

β. Αποστρατευτέων.» 

 

                                      Άρθρο 52 

Κρίσεις αξιωματικών που τίθενται Εκτός Οργανικών 

Θέσεων - Τροποποίηση άρθρου 34 ν. 3883/2010 

 

Στο άρθρο 34 του ν. 3883/2010 (A’ 167) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) στην περ. β’ της παρ. 1 μετά από 

τις λέξεις «ευδοκίμως τερματίσαντες» προστίθενται 

οι λέξεις «τη σταδιοδρομία τους» και γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) στην περ. γ΄ της παρ. 1 

διαγράφονται οι λέξεις «ή σε συναφείς διατάξεις 

άλλων νόμων», γ) αντικαθίσταται η περ. β΄ της παρ. 

2 ως προς τα είδη κρίσεων των Αξιωματικών που 

τίθενται Εκτός Οργανικών Θέσεων και το άρθρο 34 

διαμορφώνεται ως εξής:«Άρθρο 34 

Αξιωματικοί Εκτός Οργανικών Θέσεων (ΕΟΘ) 

1. ΕΟΘ τίθενται μέχρι τη συμπλήρωση πλήρους 

πραγματικής (συντάξιμης) υπηρεσίας τριάντα πέντε 

(35) ετών με απόφαση του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας, κατόπιν πρότασης του οικείου Συμβουλίου 

Κρίσεων και εφόσον το επιθυμούν: 

α) Ανθυπολοχαγοί και αντίστοιχοι έως και 

Συνταγματάρχες και αντίστοιχοι που κρίνονται τρεις 

(3) φορές, διαδοχικά ή μη, ως Αξιωματικοί ως 

«διατηρητέοι στον αυτό βαθμό», μέχρι τη 

Τροποποιούνται οι παρ. 1 και 2 του άρθρου 

34 του ν. 3883/2010, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 34 

Αξιωματικοί Εκτός Οργανικών Θέσεων 

(ΕΟΘ) 

1. ΕΟΘ τίθενται μέχρι τη συμπλήρωση 

πλήρους πραγματικής (συντάξιμης) 

υπηρεσίας τριάντα πέντε (35) ετών με 

απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, 

κατόπιν πρότασης του οικείου Συμβουλίου 

Κρίσεων και εφόσον το επιθυμούν: 

α) Ανθυπολοχαγοί και αντίστοιχοι έως και 

Συνταγματάρχες και αντίστοιχοι που 

κρίνονται τρεις (3) φορές, διαδοχικά ή μη, ως 

Αξιωματικοί ως «διατηρητέοι στον αυτό 

βαθμό», μέχρι τη συμπλήρωση πλήρους 

συντάξιμης στρατιωτικής υπηρεσίας. 

β) Όσοι κρίνονται ως «ευδοκίμως 

τερματίσαντες τη σταδιοδρομία τους» 

σύμφωνα με την περ. β΄ της παρ. 7 του 

άρθρου 25. 

γ) Όσοι αναφέρονται σε άλλες διατάξεις του 

παρόντος νόμου ή σε συναφείς διατάξεις 

άλλων νόμων. 
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συμπλήρωση πλήρους συντάξιμης στρατιωτικής 

υπηρεσίας. 

β) Όσοι κρίνονται ως «ευδοκίμως τερματίσαντες τη 

σταδιοδρομία τους» σύμφωνα με την περ. β΄ της 

παρ. 7 του άρθρου 25. 

γ) Όσοι αναφέρονται σε άλλες διατάξεις του 

παρόντος νόμου.  

2. Οι Αξιωματικοί που τίθενται, σύμφωνα με τα 

παραπάνω, ΕΟΘ: 

α) Δεν μπορούν να επανέλθουν στην προηγούμενη 

κατάστασή τους ούτε να προαχθούν παρά μόνο επ’ 

ανδραγαθία. 

β) Κρίνονται ως εξής:  

(1) Κατ’ έτος στις τακτικές κρίσεις, ως «διατηρητέοι» 

ή «μη διατηρητέοι» και εφόσον κριθούν «μη 

διατηρητέοι» αποστρατεύονται. 

(2) Κατά το έτος συμπλήρωσης τριάντα πέντε (35) 

ετών πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας, στις 

τακτικές κρίσεις, ως «ευδοκίμως τερματίσαντες τη 

σταδιοδρομία τους» ή «αποστρατευτέοι». 

γ) Παραμένουν στην τελευταία θέση της επετηρίδας 

των ομοιοβάθμων τους. 

δ) Υπηρετούν σε κενές θέσεις σύμφωνα με τους 

εκάστοτε ισχύοντες Πίνακες Οργάνωσης Υλικού 

(ΠΟΥ) του οικείου Κλάδου και των ΚΣ και ανάλογα με 

τις ανάγκες της Υπηρεσίας.». 

2. Οι Αξιωματικοί που τίθενται, σύμφωνα με 

τα παραπάνω, ΕΟΘ:  

α. Δεν μπορούν να επανέλθουν στην 

προηγούμενη κατάσταση τους ούτε να 

προαχθούν παρά μόνο επ` ανδραγαθία.  

β. Κρίνονται όταν έχουν συμπληρώσει 

πραγματική συντάξιμη υπηρεσία τριάντα 

πέντε (35) ετών. 

γ. Παραμένουν στην τελευταία θέση της 

επετηρίδας των ομοιοβάθμων τους.  

δ. Υπηρετούν σε κενές θέσεις σύμφωνα με 

τους εκάστοτε ισχύοντες Πίνακες 

Οργάνωσης Υλικού (ΠΟΥ) του οικείου 

Κλάδου και των ΚΣ και ανάλογα με τις 

ανάγκες της Υπηρεσίας.» 

Άρθρο 53 

Ρύθμιση θεμάτων κρίσεων και προαγωγών 

αξιωματικών εξ Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών 

Υπαξιωματικών και μονιμοποιηθέντων εθελοντών - 

μονιμοποιηθεισών εθελοντριών - Τροποποίηση 

άρθρου 37 ν. 4494/2017 

Στο άρθρο 37 του ν. 4494/2017 (Α΄ 165) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) στο πρώτο εδάφιο μετατίθεται η 

προθεσμία μέχρι την οποία συμπληρώνεται η 

εικοσιπενταετία πραγματικής στρατιωτικής 

υπηρεσίας, β) προστίθεται νέο πέμπτο εδάφιο και το 

άρθρο 37 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 37 

Ρύθμιση θεμάτων κρίσεων και προαγωγών 

αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και μονιμοποιηθέντων 

εθελοντών - μονιμοποιηθεισών εθελοντριών 

Αντικαθίσταται το άρθρο 37 του ν. 

4494/2017, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 37 

Ρύθμιση θεμάτων κρίσεων και προαγωγών 

αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και μονιμοποιηθέντων 

εθελοντών - μονιμοποιηθεισών 

εθελοντριών 

Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην 

των παρ. 11 και 12, 12 έως 14 και 16 έως 22 

του ν. 2439/1996 (Α` 219) ισχύουν και για 

τους εν ενεργεία αξιωματικούς που 

προέρχονται από Ανώτερες Στρατιωτικές 

Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς και 

τους αντίστοιχους που προέρχονται από την 

κατηγορία των μονιμοποιηθέντων 

εθελοντών του ν. 445/1974 (Α` 160) και των 

μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 

705/1977 (Α` 279), οι οποίοι συμπλήρωσαν 
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Οι διατάξεις των άρθρων 5 έως 10, 11 πλην των παρ. 

11 και 12, 12 έως 14 και 16 έως 22 του ν. 2439/1996 

(Α΄ 219) ισχύουν και για τους εν ενεργεία 

αξιωματικούς που προέρχονται από Ανώτερες 

Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ), καθώς 

και τους αντίστοιχους που προέρχονται από την 

κατηγορία των μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 

445/1974 (Α΄ 160) και των μονιμοποιηθεισών 

εθελοντριών του ν. 705/1977 (Α΄ 279), οι οποίοι 

συμπλήρωσαν είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 

στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 31.12.2018. Για 

τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου, ο χρόνος 

των περ. β΄ και γ΄ της παρ. 8 του άρθρου 5 του ν. 

2439/1996 υπολογίζεται ως χρόνος υπηρεσίας 

μονίμου αξιωματικού πέρα από τα δεκατρία (13) έτη 

από την ημερομηνία κατάταξής τους. Για τους 

αξιωματικούς που δυνάμει του παρόντος άρθρου 

αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής βαθμολογικής 

προαγωγής, δεν γεννάται δικαίωμα αναδρομικής 

καταβολής των αντίστοιχων αποδοχών. Για τους 

αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που 

προέρχονται από την κατηγορία των 

μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 445/1974 και 

των μονιμοποιηθεισών εθελοντριών του ν. 

705/1977 δεν είναι απαραίτητη η συμπλήρωση του 

προσόντος του χρόνου διοίκησης ή ειδικής 

υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996. Για τους 

αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που 

προέρχονται από ΑΣΣΥ δεν είναι απαραίτητη η 

συμπλήρωση του προσόντος του χρόνου διοίκησης 

ή ειδικής υπηρεσίας του άρθρου 6 του ν. 2439/1996 

στον βαθμό του Λοχαγού και αντιστοίχων. 

Ειδικά για τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου 

των ειδικοτήτων Ραδιοναυτίλων, Τεχνικής 

Υποστήριξης και Υπηρεσιών Υποστήριξης της 

Πολεμικής Αεροπορίας ισχύουν επιπλέον τα 

καθοριζόμενα στην περ. δ΄ της παρ. 8 του άρθρου 3 

του ν. 2439/1996.». 

είκοσι πέντε (25) έτη πραγματικής 

στρατιωτικής υπηρεσίας μέχρι τις 

31.12.2015. Για τους αξιωματικούς του 

πρώτου εδαφίου, ο χρόνος των περ. β` και γ` 

της παρ. 8 του άρθρου 5 του ν. 2439/1996 

υπολογίζεται ως χρόνος υπηρεσίας μονίμου 

αξιωματικού πέρα από τα δεκατρία έτη από 

την ημερομηνία κατάταξής τους. Για τους 

αξιωματικούς που δυνάμει του παρόντος 

άρθρου αποκτούν δικαίωμα αναδρομικής 

βαθμολογικής προαγωγής, δεν γεννάται 

δικαίωμα αναδρομικής καταβολής των 

αντίστοιχων αποδοχών. Για τους 

αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου που 

προέρχονται από την κατηγορία των 

μονιμοποιηθέντων εθελοντών του ν. 

445/1974 και των μονιμοποιηθεισών 

εθελοντριών του ν. 705/1977 δεν είναι 

απαραίτητη η συμπλήρωση του προσόντος 

του χρόνου διοίκησης ή ειδικής υπηρεσίας 

του άρθρου 6 του ν. 2439/1996. Ειδικά για 

τους αξιωματικούς του πρώτου εδαφίου των 

ειδικοτήτων Ραδιοναυτίλων, Τεχνικής 

Υποστήριξης και Υπηρεσιών Υποστήριξης της 

Πολεμικής Αεροπορίας ισχύουν επιπλέον τα 

καθοριζόμενα στην περ. δ` της παρ. 8 του 

άρθρου 3 του ν. 2439/1996.» 

Άρθρο 55 

Μεταφορά στρατευσίμων από έναν κλάδο σε άλλο 

- Τροποποίηση άρθρου 12 ν. 3421/2005 

 

Στο άρθρο 12 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) στην παρ. 3 αα) το τρίτο εδάφιο 

τροποποιείται ως προς τον τρόπο υποβολής της 

αίτησης μεταφοράς, αβ) το τέταρτο εδάφιο 

αντικαθίσταται από τέσσερα νέα εδάφια, β) στην 

παρ. 4 βα) διαγράφεται η περ. β’ και καταργείται η 

Τροποποιούνται οι παρ. 3, 4, 5, 6 και 7 του 

άρθρου 12 του ν. 3421/2005, το οποίο είχε 

ως εξής: 

«Άρθρο 12 

Κατανομή στρατευσίμων στους κλάδους 

των Ενόπλων Δυνάμεων - Μεταφορά από 

έναν κλάδο σε άλλο 

1. Μετά τη συγκέντρωση των δελτίων 

απογραφής οι στρατεύσιμοι κατανέμονται 
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διάκριση της παραγράφου σε περιπτώσεις, ββ) στο 

πρώτο εδάφιο προστίθενται οι λέξεις «και οι 

επιτυχώς αποφοιτούντες από τα Ειδικά Τμήματα 

των ΑΕΝ», βγ) προστίθεται νέο τελευταίο εδάφιο, γ) 

στις παρ. 5, 6 και 7 επέρχονται νομοτεχνικές 

βελτιώσεις και το άρθρο 12 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«Άρθρο 12 

Κατανομή στρατευσίμων στους κλάδους των 

Ενόπλων Δυνάμεων - Μεταφορά από έναν κλάδο σε 

άλλο 

1. Μετά τη συγκέντρωση των δελτίων απογραφής οι 

στρατεύσιμοι κατανέμονται αριθμητικά και 

ονομαστικά στους κλάδους των Ενόπλων Δυνάμεων, 

ανάλογα με τις υπηρεσιακές ανάγκες, με διαταγή 

της Διεύθυνσης Στρατολογικού του Γενικού 

Επιτελείου Εθνικής Άμυνας. Η περαιτέρω κατανομή 

και επιλογή σε όπλα, σώματα, υπηρεσίες και 

ειδικότητες γίνονται από τις διευθύνσεις 

στρατολογικού των γενικών επιτελείων των κλάδων 

των Ενόπλων Δυνάμεων. 

2. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που 

εκδίδεται ύστερα από γνωμοδότηση του 

Συμβουλίου Αρχηγών Γενικών Επιτελείων (ΣΑΓΕ) και 

δεν δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της 

Κυβερνήσεως, καθορίζονται ο χρόνος, η διαδικασία 

και τα κριτήρια αριθμητικής και ονομαστικής 

κατανομής των στρατευσίμων στους κλάδους των 

Ενόπλων Δυνάμεων.  

3. Δεν επιτρέπεται η μεταφορά από κλάδο σε κλάδο 

των Ενόπλων Δυνάμεων στρατευσίμων που έχουν 

κατανεμηθεί. Κατ’ εξαίρεση, μπορεί να γίνεται 

μεταφορά στρατευσίμων, εφόσον επιβάλλεται για 

την κάλυψη σοβαρών υπηρεσιακών αναγκών ή για 

την αξιοποίηση ειδικών προσόντων και γνώσεων 

αυτών. Για τη μεταφορά, οι στρατεύσιμοι 

υποβάλλουν στη Διεύθυνση Νομικού Σώματος του 

Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας, μέσω των 

αρμόδιων Στρατολογικών Υπηρεσιών, αιτήσεις με 

επίσημες βεβαιώσεις, που πιστοποιούν τις γνώσεις 

που αποκτήθηκαν μετά την αρχική κατανομή τους. 

Οι αιτήσεις υποβάλλονται το χρονικό διάστημα που 

μεσολαβεί από τη δημιουργία των λόγων της 

υποχρέωσης για κατάταξη μέχρι την πρώτη του 

προηγούμενου της κατάταξης μήνα. Αιτήσεις, που 

κατατίθενται προγενέστερα ή μεταγενέστερα του 

ως άνω χρονικού διαστήματος, απορρίπτονται από 

τις αρμόδιες Στρατολογικές Υπηρεσίες. Στη 

συνέχεια, η Διεύθυνση Νομικού Σώματος του 

αριθμητικά και ονομαστικά στους κλάδους 

των Ενόπλων Δυνάμεων, ανάλογα με τις 

υπηρεσιακές ανάγκες, με διαταγή της 

Διεύθυνσης Στρατολογικού του Γενικού 

Επιτελείου Εθνικής Άμυνας. Η περαιτέρω 

κατανομή και επιλογή σε όπλα, σώματα, 

υπηρεσίες και ειδικότητες γίνονται από τις 

διευθύνσεις στρατολογικού των γενικών 

επιτελείων των κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων. 

2. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας, που εκδίδεται ύστερα από 

γνωμοδότηση του Συμβουλίου Αρχηγών 

Γενικών Επιτελείων (ΣΑΓΕ) και δεν 

δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της 

Κυβερνήσεως, καθορίζονται ο χρόνος, η 

διαδικασία και τα κριτήρια αριθμητικής και 

ονομαστικής κατανομής των στρατευσίμων 

στους κλάδους των Ενόπλων Δυνάμεων. 

3. Δεν επιτρέπεται η μεταφορά από κλάδο 

σε κλάδο των Ενόπλων Δυνάμεων 

στρατευσίμων που έχουν κατανεμηθεί. Κατ’ 

εξαίρεση μπορεί να γίνεται μεταφορά 

στρατευσίμων, εφόσον επιβάλλεται για την 

κάλυψη σοβαρών υπηρεσιακών αναγκών ή 

για την αξιοποίηση ειδικών προσόντων και 

γνώσεων αυτών. Για τη μεταφορά, 

υποβάλλεται στη Διεύθυνση Στρατολογικού 

του Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας από 

το αρμόδιο στρατολογικό γραφείο ή από 

τους στρατεύσιμους αίτηση με επίσημες 

βεβαιώσεις, που πιστοποιούν τις γνώσεις 

που αποκτήθηκαν μετά την αρχική 

κατανομή και τη στρατολογική τους 

κατάσταση. Η Διεύθυνση Στρατολογικού του 

Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας 

υποβάλλει στον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

για λήψη απόφασης, περιοδικά ή και 

εκτάκτως όταν απαιτείται, προτάσεις για τη 

μεταφορά στρατευσίμων από έναν κλάδο 

των Ενόπλων Δυνάμεων σε άλλο. Η 

μεταφορά από κλάδο σε κλάδο των 

Ενόπλων Δυνάμεων δεν επιτρέπεται για 

όσους καλούνται για κατάταξη ως 

Ανυπότακτοι, ανεξάρτητα αν έχει 

συντελεσθεί διακοπή της ανυποταξίας. 

4. Οι πτυχιούχοι των Ακαδημιών 

Εμπορικού Ναυτικού (ΑΕΝ) μεταφέρονται 
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Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας υποβάλλει τις 

προτάσεις για τη μεταφορά των στρατευσίμων από 

τον έναν κλάδο των Ενόπλων Δυνάμεων σε άλλον, 

στον Υπουργό Εθνικής Άμυνας για λήψη απόφασης. 

Για τους στρατευσίμους, που δεν κατατάσσονται με 

την προσδιοριζόμενη Εκπαιδευτική Σειρά 

Στρατευσίμων Οπλιτών του κλάδου στον οποίο 

μεταφέρονται, η απόφαση μεταφοράς θεωρείται 

άκυρη. Η μεταφορά από κλάδο σε κλάδο των 

Ενόπλων Δυνάμεων δεν επιτρέπεται για όσους 

καλούνται για κατάταξη ως ανυπότακτοι 

ανεξάρτητα αν έχει συντελεσθεί διακοπή της 

ανυποταξίας. 

4. Οι πτυχιούχοι των Ακαδημιών Εμπορικού 

Ναυτικού (ΑΕΝ) και οι επιτυχώς αποφοιτούντες από 

τα Ειδικά Τμήματα των ΑΕΝ μεταφέρονται 

αυτεπαγγέλτως στο Πολεμικό Ναυτικό με πράξη της 

αρμόδιας Στρατολογικής Υπηρεσίας, μέχρι και την 

προηγούμενη της ημερομηνίας που υποχρεούνται 

για κατάταξη ή επανακατάταξη, εφόσον δεν είχαν 

κατανεμηθεί στον κλάδο αυτόν. Με όμοια πράξη, οι 

πτυχιούχοι χειριστές αεροπλάνων και ελικοπτέρων 

της Σχολής Πολιτικής Αεροπορίας (Σ.ΠΟ.Α.) ή άλλης 

σχολής του εσωτερικού ή του εξωτερικού, 

εγκεκριμένης ή αναγνωρισμένης αντίστοιχα από την 

Υπηρεσία Πολιτικής Αεροπορίας, μεταφέρονται 

αντίστοιχα στην Πολεμική Αεροπορία και στον 

Στρατό Ξηράς, εφόσον δεν είχαν κατανεμηθεί στους 

κλάδους αυτούς, κατόπιν αιτήματός τους που 

υποβάλλεται στην αρμόδια Στρατολογική Υπηρεσία 

μέχρι και την προηγούμενη της ημερομηνίας που 

υποχρεούνται για κατάταξη ή επανακατάταξη. Οι 

κατά τα ανωτέρω μεταφερόμενοι στο Στρατό Ξηράς, 

καθώς και οι στρατεύσιμοι που είναι πτυχιούχοι 

χειριστές ελικοπτέρων σχολών του προηγούμενου 

εδαφίου και έχουν ήδη κατανεμηθεί στον ως άνω 

κλάδο επιλέγονται αποκλειστικά στο Όπλο της 

Αεροπορίας Στρατού. Τα ως άνω δεν εφαρμόζονται 

σε περίπτωση που οι προαναφερόμενοι έχουν 

συμπληρώσει πραγματική στρατιωτική υπηρεσία 

ενός (1) μήνα. 

5. Η διαδικασία της παρ. 4 εφαρμόζεται και για 

όσους καλούνται για κατάταξη ως ανυπότακτοι, 

εφόσον έχει προηγηθεί διακοπή της ανυποταξίας. 

Μεταγενέστερη κήρυξη σε ανυποταξία δεν 

επηρεάζει προγενέστερη μεταφορά. 

6. Τα τέκνα και τα αδέλφια προσώπων, τα οποία 

απεβίωσαν, κατά τη διάρκεια της υπηρεσίας τους, 

αυτεπαγγέλτως στο Πολεμικό Ναυτικό με 

πράξη της αρμόδιας Στρατολογικής 

Υπηρεσίας, μέχρι και την προηγούμενη της 

ημερομηνίας που υποχρεούνται για 

κατάταξη ή επανακατάταξη, εφόσον δεν 

είχαν κατανεμηθεί στον κλάδο αυτόν. Με 

όμοια πράξη, οι πτυχιούχοι χειριστές 

αεροπλάνων και ελικοπτέρων της Σχολής 

Πολιτικής Αεροπορίας (Σ.ΠΟ.Α.) ή άλλης 

σχολής του εσωτερικού ή του εξωτερικού, 

εγκεκριμένης ή αναγνωρισμένης αντίστοιχα 

από την Υπηρεσία Πολιτικής Αεροπορίας, 

μεταφέρονται αντίστοιχα στην Πολεμική 

Αεροπορία και στον Στρατό Ξηράς, εφόσον 

δεν είχαν κατανεμηθεί στους κλάδους 

αυτούς, κατόπιν αιτήματός τους που 

υποβάλλεται στην αρμόδια Στρατολογική 

Υπηρεσία μέχρι και την προηγούμενη της 

ημερομηνίας που υποχρεούνται για 

κατάταξη ή επανακατάταξη. Οι κατά τα 

ανωτέρω μεταφερόμενοι στο Στρατό Ξηράς, 

καθώς και οι στρατεύσιμοι που είναι 

πτυχιούχοι χειριστές ελικοπτέρων σχολών 

του προηγούμενου εδαφίου και έχουν ήδη 

κατανεμηθεί στον ως άνω κλάδο 

επιλέγονται αποκλειστικά στο Όπλο της 

Αεροπορίας Στρατού. Τα ως άνω δεν 

εφαρμόζονται σε περίπτωση που οι 

προαναφερόμενοι έχουν συμπληρώσει 

πραγματική στρατιωτική υπηρεσία ενός (1) 

μήνα. 

5. Η διαδικασία της παρ. 4 εφαρμόζεται και 

για όσους καλούνται για κατάταξη ως 

ανυπότακτοι, εφόσον έχει προηγηθεί 

διακοπή της ανυποταξίας. Μεταγενέστερη 

κήρυξη σε ανυποταξία δεν επηρεάζει 

προγενέστερη μεταφορά. 

6. Τα τέκνα και τα αδέλφια προσώπων, τα 

οποία απεβίωσαν, κατά τη διάρκεια της 

υπηρεσίας τους, με οποιαδήποτε ιδιότητα, 

στις Ένοπλες Δυνάμεις και εξαιτίας αυτής, 

μεταφέρονται εφόσον επιθυμούν και 

εκπληρώνουν τη στρατεύσιμη στρατιωτική 

τους υποχρέωση στον κλάδο των Ενόπλων 

Δυνάμεων που υπηρετούσε ο αποβιώσας. 

Στην περίπτωση που ο αποβιώσας 

υπηρετούσε σε Κοινό Σώμα, η μεταφορά 

επιτρέπεται για μία (1) μόνο φορά και στον 

κλάδο επιθυμίας. Η μεταφορά γίνεται με 
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με οποιαδήποτε ιδιότητα, στις Ένοπλες Δυνάμεις και 

εξαιτίας αυτής, μεταφέρονται εφόσον επιθυμούν 

και εκπληρώνουν τη στρατεύσιμη στρατιωτική τους 

υποχρέωση στον κλάδο των Ενόπλων Δυνάμεων 

που υπηρετούσε ο αποβιώσας. Στην περίπτωση που 

ο αποβιώσας υπηρετούσε σε Κοινό Σώμα, η 

μεταφορά επιτρέπεται για μία (1) μόνο φορά και 

στον κλάδο επιθυμίας. Η μεταφορά γίνεται με πράξη 

της αρμόδιας Στρατολογικής Υπηρεσίας και 

επιτρέπεται, μόνον εφόσον οι ενδιαφερόμενοι δεν 

έχουν συμπληρώσει πραγματική στρατεύσιμη 

στρατιωτική υποχρέωση ενός (1) μηνός. 

7. Όσοι επιθυμούν να υπαχθούν στη διαδικασία της 

παρ. 6 υποβάλλουν στην αρμόδια Στρατολογική 

Υπηρεσία αίτηση, πιστοποιητικό οικογενειακής 

κατάστασης και βεβαίωση του οικείου κλάδου, από 

την οποία να προκύπτει ότι ο γονέας ή αδελφός τους 

απεβίωσε κατά τη διάρκεια της υπηρεσίας του στις 

Ένοπλες Δυνάμεις και εξαιτίας αυτής. Τα ως άνω 

δικαιολογητικά υποβάλλονται μέχρι και την 

ημερομηνία που οι ενδιαφερόμενοι υποχρεούνται 

για κατάταξη ή επανακατάταξη στις Ένοπλες 

Δυνάμεις. Οι ανυπότακτοι δικαιούνται υπαγωγής 

μετά τη διακοπή της ανυποταξίας τους, τηρουμένων 

των λοιπών προϋποθέσεων.». 

πράξη της αρμόδιας Στρατολογικής 

Υπηρεσίας και επιτρέπεται, μόνον εφόσον οι 

ενδιαφερόμενοι δεν έχουν συμπληρώσει 

πραγματική στρατεύσιμη στρατιωτική 

υποχρέωση ενός (1) μηνός. 

7. Όσοι επιθυμούν να υπαχθούν στη 

διαδικασία της παρ. 6 υποβάλλουν στην 

αρμόδια Στρατολογική Υπηρεσία αίτηση, 

πιστοποιητικό οικογενειακής κατάστασης 

και βεβαίωση του οικείου κλάδου, από την 

οποία να προκύπτει ότι ο γονέας ή αδελφός 

τους απεβίωσε κατά τη διάρκεια της 

υπηρεσίας του στις Ένοπλες Δυνάμεις και 

εξαιτίας αυτής. Τα ως άνω δικαιολογητικά 

υποβάλλονται μέχρι και την ημερομηνία 

που οι ενδιαφερόμενοι υποχρεούνται για 

κατάταξη ή επανακατάταξη στις Ένοπλες 

Δυνάμεις. Οι ανυπότακτοι δικαιούνται 

υπαγωγής μετά τη διακοπή της ανυποταξίας 

τους, τηρουμένων των λοιπών 

προϋποθέσεων.» 

Άρθρο 56 

Απαλλαγή από την υποχρέωση στρατεύσιμης 

στρατιωτικής υποχρέωσης - Τροποποίηση περ. δ’ 

παρ. 1 άρθρου 13 ν. 3421/2005 

 

Στην περ. δ΄ της παρ. 1 του άρθρου 13 του ν. 

3421/2005 (Α΄ 302) προστίθεται δεύτερο εδάφιο και 

η παρ. 1 διαμορφώνεται ως εξής: 

 

«1. Απαλλάσσονται από την υποχρέωση 

στρατεύσιμης στρατιωτικής υποχρέωσης, οι 

παρακάτω κατηγορίες στρατευσίμων και οπλιτών: 

α. Όσοι κρίνονται από τις αρμόδιες 

υγειονομικές επιτροπές ή συμβούλια των Ενόπλων 

Δυνάμεων ακατάλληλοι για στράτευση, για λόγους 

υγείας. 

β. Όσοι καταδικάζονται αμετάκλητα από 

οποιοδήποτε ποινικό δικαστήριο σε κάθειρξη ή σε 

ποινή που για τους στρατιωτικούς συνεπάγεται 

καθαίρεση και το έγκλημα για το οποίο 

καταδικάστηκαν δεν έχει αμνηστευθεί, ούτε έχει 

επακολουθήσει χάρη ή παραγραφή της ποινής με 

άρση των συνεπειών της καταδίκης. 

Τροποποιείται η περίπτωση δ΄ της παρ. 1 του 

άρθρου 13 του ν. 3421/2005, το οποίο είχε 

ως εξής: 

«Άρθρο 13 

Απαλλαγή από τη στράτευση 

1. Απαλλάσσονται από την υποχρέωση 

στρατεύσιμης στρατιωτικής υποχρέωσης οι 

παρακάτω κατηγορίες στρατευσίμων και 

οπλιτών: 

α. Όσοι κρίνονται από τις αρμόδιες 

υγειονομικές επιτροπές ή συμβούλια των 

Ενόπλων Δυνάμεων ακατάλληλοι για 

στράτευση, για λόγους υγείας. 

β.  Όσοι καταδικάζονται αμετάκλητα από 

οποιοδήποτε ποινικό δικαστήριο σε 

κάθειρξη ή σε ποινή που για τους 

στρατιωτικούς συνεπάγεται καθαίρεση και 

το έγκλημα για το οποίο καταδικάστηκαν δεν 

έχει αμνηστευθεί, ούτε έχει επακολουθήσει 

χάρη ή παραγραφή της ποινής με άρση των 

συνεπειών της καταδίκης. 
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γ. Ο πατέρας τριών ή περισσότερων ζώντων 

τέκνων, εφόσον επιθυμεί. 

 

δ. Ο μόνος ή ο μεγαλύτερος γιος γονέων που 

έχουν πεθάνει, ο οποίος έχει ένα τουλάχιστον άγαμο 

και ανήλικο ή άγαμο και ανίκανο για κάθε εργασία 

αδελφό ή αδελφή, εφόσον επιθυμεί. Αν ο 

περιγραφόμενος ως δικαιούχος είναι ανίκανος για 

κάθε εργασία, το δικαίωμα της απαλλαγής 

μεταβιβάζεται στον αμέσως επόμενο ικανό για 

εργασία αδελφό, εφόσον επιθυμεί. 

ε. Ο χήρος πατέρας ενός τουλάχιστον ζώντος 

ανήλικου ή ανίκανου για κάθε εργασία άγαμου 

τέκνου, εφόσον επιθυμεί. 

στ. Ο πατέρας ενός τουλάχιστον ζώντος 

ανήλικου ή ανίκανου για κάθε εργασία άγαμου 

τέκνου, ο οποίος έχει σύζυγο ανίκανη για κάθε 

εργασία, εφόσον επιθυμεί. 

ζ. Οι μοναχοί ή δόκιμοι μοναχοί, που 

μονάζουν σε Μονή του Αγίου Όρους ή στη Μονή του 

Πατριαρχείου των Ιεροσολύμων, εφόσον το 

επιθυμούν. 

η. Όσοι πολιτογραφήθηκαν Έλληνες με 

τιμητική πολιτογράφηση, σύμφωνα με το άρθρο 13 

του Κώδικα Ελληνικής Ιθαγένειας (ν. 3284/2004, Α' 

217), εφόσον επιθυμούν.». 

γ. Ο πατέρας τριών ή περισσότερων ζώντων 

τέκνων, εφόσον επιθυμεί. 

δ. Ο μόνος ή ο μεγαλύτερος γιος γονέων που 

έχουν πεθάνει, ο οποίος έχει έναν 

τουλάχιστον άγαμο και ανήλικο ή άγαμο και 

ανίκανο για κάθε εργασία αδελφό ή αδελφή, 

εφόσον επιθυμεί. 

ε. Ο χήρος πατέρας ενός τουλάχιστον ζώντος 

ανήλικου ή ανίκανου για κάθε εργασία 

άγαμου τέκνου, εφόσον επιθυμεί. 

στ. Ο πατέρας ενός τουλάχιστον ζώντος 

ανήλικου ή ανίκανου για κάθε εργασία 

άγαμου τέκνου, ο οποίος έχει σύζυγο 

ανίκανη για κάθε εργασία, εφόσον επιθυμεί. 

ζ. Οι μοναχοί ή δόκιμοι μοναχοί, που 

μονάζουν σε Μονή του Αγίου Όρους ή στη 

Μονή του Πατριαρχείου των Ιεροσολύμων, 

εφόσον το επιθυμούν. 

η. Όσοι πολιτογραφήθηκαν Έλληνες με 

τιμητική πολιτογράφηση, σύμφωνα με το 

άρθρο 13 του Κώδικα Ελληνικής Ιθαγένειας 

(ν. 3284/2004, Α' 217), εφόσον επιθυμούν 

2. Οι Ανυπότακτοι και οι Λιποτάκτες 

υπάγονται στις διατάξεις της παραγράφου 1 

του άρθρου αυτού μετά τη διακοπή της 

ανυποταξίας ή της λιποταξίας τους, 

αντίστοιχα. 

3. Οι υπαγόμενοι στις διατάξεις των 

υποπαραγράφων α΄ και ζ΄ της παραγράφου 

1 του παρόντος άρθρου υπέχουν 

στρατιωτικές υποχρεώσεις, εφόσον, πριν 

από τη συμπλήρωση του τεσσαρακοστού 

πέμπτου έτους της Ηλικίας τους, παύσουν να 

υφίστανται οι λόγοι της απαλλαγής. Στις 

γνωματεύσεις ακαταλληλότητας των 

αρμόδιων υγειονομικών επιτροπών ή 

συμβουλίων αναγράφεται υποχρεωτικά αν 

υπάρχει πιθανότητα ή όχι βελτίωσης ή ίασης 

της παθήσεως. Με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται ύστερα από 

πρόταση του Αρχηγού του Γενικού 

Επιτελείου Εθνικής Άμυνας, καθορίζονται η 

διαδικασία και ο χρόνος της αυτεπάγγελτης 

παραπομπής για επανεξέταση της 

σωματικής ικανότητας ορισμένων ή όλων 

των απαλλαγέντων από τη στράτευση, 
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περιοδικά ανά πενταετία ή έκτακτα κατά την 

κρίση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας. Mε την 

ίδια απόφαση καθορίζονται οι υποχρεώσεις 

των παραπεμπομένων και οι συνέπειες της 

μη τήρησής τους, οι υποχρεώσεις των 

στρατολογικών γραφείων και των 

υγειονομικών επιτροπών, καθώς και κάθε 

αναγκαία λεπτομέρεια για την εφαρμογή 

των διατάξεων της παραγράφου αυτής. 

4. Η συνδρομή των προϋποθέσεων 

υπαγωγής στις διατάξεις της περίπτωση β` 

της παραγράφου 1 αποδεικνύεται με 

αντίγραφο ποινικού μητρώου δικαστικής 

χρήσης ή με επίσημα έγγραφα ξένου 

κράτους, που υποβάλλονται με μέριμνα των 

ενδιαφερομένων ή μπορούν να ζητηθούν 

αυτεπάγγελτα από την αρμόδια 

Στρατολογική Υπηρεσία. 

5. Η υπαγωγή των αναφερομένων στις 

διατάξεις των περ. γ΄, δ΄, ε΄ και στ΄ της παρ. 

1, γίνεται με την προσκόμιση πιστοποιητικού 

δήμου ή κοινότητας, από το οποίο 

προκύπτει η οικογενειακή τους κατάσταση. 

Όσον αφορά στην κρίση ανικανότητας για 

εργασία ισχύουν αναλογικά οι διατάξεις του 

άρθρου 8. Η υπαγωγή στην περ. η΄ της παρ. 

1, γίνεται βάσει του προεδρικού 

διατάγματος, με το οποίο αποκτήθηκε η 

ελληνική ιθαγένεια. 

6. Οι στρατεύσιμοι που είναι θρησκευτικοί 

λειτουργοί, μοναχοί ή δόκιμοι μοναχοί 

γνωστής θρησκείας, πλην της περιπτώσεως 

της υποπαραγράφου ζ΄ της παραγράφου 1 

του παρόντος άρθρου, δεν απαλλάσσονται 

από την υποχρέωση στράτευσης. 

7. Για την εφαρμογή του άρθρου αυτού 

ισχύουν τα καθοριζόμενα από το άρθρο 8 

του παρόντος νόμου. 

8. Σε περίοδο γενικής επιστράτευσης ή 

πολέμου μπορεί με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας, που δε δημοσιεύεται στην 

Εφημερίδα της Κυβερνήσεως, να 

αναστέλλεται η εφαρμογή διατάξεων του 

άρθρου αυτού για κατηγορίες 

απαλλασσομένων και να διακόπτεται η 

απαλλαγή τους. 
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9. Όσοι από τους αναφερόμενους στην 

παράγραφο 1 διετέλεσαν οποτεδήποτε ή 

διατελούν σε ανυποταξία, με την απαλλαγή 

τους από τη στράτευση, εξαιρούνται από την 

πρόσκληση ή τις προσκλήσεις για τις οποίες 

κηρύχθηκαν ανυπότακτοι. Το αξιόποινο της 

ανυποταξίας τους εξαλείφεται και αίρονται 

όλες οι έννομες συνέπειες. Οι δικογραφίες 

για τις ανυποταξίες τίθενται στο αρχείο με 

πράξη του εισαγγελέα του αρμόδιου 

στρατιωτικού δικαστηρίου.» 

Άρθρο 57 

Σύνθεση επιτροπής διαπρεπόντων επιστημόνων - 

Τροποποίηση άρθρου 19 ν. 3421/2005 

 

Στο άρθρο 19 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) στις παρ. 2, 3 και 4 γίνονται 

νομοτεχνικές βελτιώσεις, β) τροποποιείται το 

δεύτερο εδάφιο της παρ. 3 με την προσθήκη στη 

σύνθεση της επιτροπής ενός (1) ανώτατου 

αξιωματικού, γ) προστίθεται παρ. 5 ως προς τον 

τρόπο αντικατάστασης των μελών της επιτροπής, 

και το άρθρο 19 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 19 

Αναβολή κατάταξης για απόκτηση ιατρικής 

ειδικότητας κατόχων διδακτορικού διπλώματος, 

που διαπρέπουν σε επιστημονικές εργασίες ή 

έρευνες 

1. Αναβάλλεται η κατάταξη στις Ένοπλες Δυνάμεις 

των στρατευσίμων, οι οποίοι κατά την ημερομηνία 

που υποχρεούνται για κατάταξη είναι: 

α. Διορισμένοι ή γραμμένοι για απόκτηση ιατρικής 

ειδικότητας σε αρμόδιο κατά νόμο νοσηλευτικό 

ίδρυμα εσωτερικού ή εξωτερικού που χρησιμοποιεί 

διεθνώς γνωστή γλώσσα. 

β. Κάτοχοι διδακτορικού διπλώματος που 

διαπρέπουν σε επιστημονικές εργασίες ή έρευνες. 

2. Η αναβολή κατάταξης των στρατευσίμων της περ. 

α΄ της παρ. 1 διαρκεί μέχρι την 31η Δεκεμβρίου του 

έτους που συμπληρώνουν το τριακοστό τρίτο (33ο) 

έτος της ηλικίας τους. 

3. Η αναβολή κατάταξης των στρατευσίμων της περ. 

β΄ της παρ. 1 δεν μπορεί να υπερβαίνει την 31η 

Δεκεμβρίου του έτους που συμπληρώνουν το 

τριακοστό τρίτο (33ο) έτος της ηλικίας τους. Για τη 

χορήγηση ή μη της αναβολής αυτής και για τη 

Τροποποιείται η παρ. 3 και προστίθεται παρ. 

5 στο άρθρο 19 του ν. 3421/2005, το οποίο 

είχε ως εξής: 

«Άρθρο 19 

Αναβολή κατάταξης για απόκτηση ιατρικής 

ειδικότητας κατόχων διδακτορικού 

διπλώματος, που διαπρέπουν σε 

επιστημονικές εργασίες ή έρευνες 

1. Αναβάλλεται η κατάταξη στις Ένοπλες 

Δυνάμεις των στρατευσίμων, οι οποίοι κατά 

την ημερομηνία που υποχρεούνται για 

κατάταξη είναι: 

α) Διορισμένοι ή γραμμένοι για απόκτηση 

ιατρικής ειδικότητας σε αρμόδιο κατά νόμο 

νοσηλευτικό ίδρυμα εσωτερικού ή 

εξωτερικού που χρησιμοποιεί διεθνώς 

γνωστή γλώσσα. 

β) Κάτοχοι διδακτορικού διπλώματος που 

διαπρέπουν σε επιστημονικές εργασίες ή 

έρευνες». 

2. Η αναβολή κατάταξης των στρατευσίμων 

της περ. α΄ της παρ. 1 διαρκεί μέχρι την 31η 

Δεκεμβρίου του έτους που συμπληρώνουν 

το τριακοστό τρίτο (33ο) έτος της ηλικίας 

τους. 

3. Η αναβολή κατάταξης των στρατευσίμων 

της περίπτωσης β` της παραγράφου 1 δεν 

μπορεί να υπερβαίνει την 31η Δεκεμβρίου 

του έτους που συμπληρώνουν το τριακοστό 

τρίτο (33ο) έτος της ηλικίας τους. Για τη 

χορήγηση ή μη της αναβολής αυτής και για 

τη διάρκειά της αποφασίζει, κατά 

περίπτωση, ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας 

ύστερα από εισήγηση επιτροπής που 

αποτελείται από έναν (1) ανώτερο 
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διάρκειά της αποφασίζει ο Υπουργός Εθνικής 

Άμυνας ύστερα από εισήγηση επιτροπής που 

αποτελείται από έναν (1) ανώτατο και έναν (1) 

ανώτερο αξιωματικό του Κοινού Νομικού Σώματος 

των Ενόπλων Δυνάμεων και δύο (2) καθηγητές 

Ανώτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων της 

Περιφέρειας Αττικής και με γνωστικό αντικείμενο 

συναφές με το υπό εξέταση αντικείμενο του 

διαπρέποντος επιστήμονα. Η επιτροπή συγκροτείται 

με κοινή απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας 

και Παιδείας και Θρησκευμάτων. Με κοινή 

απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και 

Οικονομικών, που δημοσιεύεται στην Εφημερίδα 

της Κυβερνήσεως, μπορεί να καθορίζεται αμοιβή 

των μελών της επιτροπής. 

4. Οι παρ. 8 και 9 του άρθρου 18 έχουν ανάλογη 

εφαρμογή και για την αναβολή κατάταξης του 

άρθρου αυτού. 

5. Αντικατάσταση τακτικού ή αναπληρωματικού 

μέλους της επιτροπής της παρ. 3, πριν τη λήξη της 

θητείας, επιτρέπεται, εφόσον συντρέχει σπουδαίος 

λόγος και γίνεται με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Εθνικής Άμυνας και Παιδείας και Θρησκευμάτων ή, 

προκειμένου περί στρατιωτικών, με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας, ύστερα από πρόταση 

του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας 

που δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της 

Κυβερνήσεως.». 

αξιωματικό του Κοινού Νομικού Σώματος 

των Ενόπλων Δυνάμεων και δύο (2) 

καθηγητές Ανώτατων Εκπαιδευτικών 

Ιδρυμάτων της περιφέρειας Αττικής και με 

γνωστικό αντικείμενο συναφές με το υπό 

εξέταση αντικείμενο του διαπρέποντος 

επιστήμονα.  Η συγκρότηση της παραπάνω 

επιτροπής καθορίζεται με κοινή απόφαση 

των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και Παιδείας, 

Έρευνας και Θρησκευμάτων. Με κοινή 

απόφαση των Υπουργών Εθνικής Άμυνας και 

Οικονομικών, που δημοσιεύεται στην 

Εφημερίδα της Κυβερνήσεως, μπορεί να 

καθορίζεται αμοιβή των μελών της 

επιτροπής. 

4. Οι διατάξεις των παρ. 8 και 9 του άρθρου 

18 του νόμου αυτού έχουν ανάλογη 

εφαρμογή και για την αναβολή κατάταξης 

του άρθρου αυτού.» 

Άρθρο 58 

Αναβολή κατάταξης για απόκτηση ναυτικής 

ικανότητας - Τροποποίηση άρθρου 21 ν. 3421/2005 

Στο άρθρο 21 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) στον τίτλο του άρθρου οι λέξεις 

«θαλάσσιας υπηρεσίας» αντικαθίστανται από τις 

λέξεις «ναυτικής ικανότητας», β) στην παρ. 1 μετά 

από τις λέξεις «απόφοιτοι λυκείου» προστίθενται οι 

λέξεις «ή αντίστοιχης ισότιμης σχολής» και πριν από 

τη λέξη «διπλώματος» προστίθεται η λέξη 

«επαγγελματικού», γ) οι παρ. 2 και 5 

αντικαθίστανται, δ) στην παρ. 3 επέρχονται οι εξής 

αλλαγές: δα) τροποποιείται ο φορέας στον οποίο 

υποβάλλεται η αίτηση αναβολής, δβ) στην περ. α΄ 

προστίθεται η φράση «ή βεβαίωση αντιστοιχίας ή 

ισοτιμίας ξένου τίτλου ή αντίστοιχης ισότιμης 

ναυτικής σχολής», δγ) στην περ. β΄ προστίθενται οι 

λέξεις «(συνολική και κατευθυνόμενη)», και το 

άρθρο 21 διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 21 

Τροποποιείται το άρθρο 21 του ν. 

3421/2005, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 21 

Αναβολή κατάταξης για απόκτηση 

αποδεικτικών ναυτικής ικανότητας 

1. Αναβάλλεται η κατάταξη στις Ένοπλες 

Δυνάμεις των στρατευσίμων, οι οποίοι κατά 

την ημερομηνία που υποχρεούνται για 

κατάταξη είναι απόφοιτοι λυκείου και 

κάτοχοι ναυτικού φυλλαδίου και επιθυμούν 

τη συμπλήρωση του απαιτούμενου χρόνου 

θαλάσσιας υπηρεσίας για τη λήψη του κατά 

περίπτωση διπλώματος του εμπορικού 

ναυτικού. 

 2. Η αναβολή διαρκεί μέχρι την 31η 

Δεκεμβρίου του έτους που προκύπτει, αν, 

στο έτος χορήγησής της, προστεθεί η 

διάρκεια της θαλάσσιας υπηρεσίας που 

απομένει για την απόκτηση του κατά 
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Αναβολή κατάταξης για απόκτηση ναυτικής 

ικανότητας 

1. Αναβάλλεται η κατάταξη στις Ένοπλες Δυνάμεις 

των στρατευσίμων, οι οποίοι κατά την ημερομηνία 

που υποχρεούνται για κατάταξη είναι απόφοιτοι 

λυκείου ή αντίστοιχης ισότιμης ναυτικής σχολής και 

κάτοχοι ναυτικού φυλλαδίου και επιθυμούν τη 

συμπλήρωση του απαιτούμενου χρόνου θαλάσσιας 

υπηρεσίας για τη λήψη του κατά περίπτωση 

επαγγελματικού διπλώματος του εμπορικού 

ναυτικού. 

2. Η αναβολή κατάταξης διαρκεί μέχρι την 

31η Δεκεμβρίου του έτους κατά το οποίο οι 

στρατεύσιμοι συμπληρώνουν το εικοστό πέμπτο 

(25ο) έτος της ηλικίας τους και διακόπτεται είτε με 

αίτησή τους, είτε με την απόκτηση διπλώματος.  

3. Για τη χορήγηση της αναβολής του άρθρου 

αυτού, οι ενδιαφερόμενοι υποβάλλουν στην 

αρμόδια Στρατολογική Υπηρεσία, με σχετική αίτησή 

τους: 

α. Αντίγραφο απολυτηρίου λυκείου ή 

αντίστοιχης ισότιμης σχολής και του ναυτικού 

φυλλαδίου τους. 

β. Βεβαίωση της αρμόδιας υπηρεσίας του 

Υπουργείου Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

από την οποία να προκύπτει ότι πληρούν τις 

προϋποθέσεις για απόκτηση διπλώματος του 

εμπορικού ναυτικού, ο χρόνος θαλάσσιας 

υπηρεσίας που απαιτείται για την απόκτησή του 

(συνολική και κατευθυνόμενη), καθώς και ο χρόνος 

θαλάσσιας υπηρεσίας που τυχόν έχει συμπληρωθεί. 

4. Τα δικαιολογητικά που αναφέρονται στην 

προηγούμενη παράγραφο υποβάλλονται από την 

1η Ιανουαρίου του έτους που οι ενδιαφερόμενοι 

άρχισαν να διανύουν το δέκατο ένατο έτος της 

ηλικίας τους, μέχρι την ημερομηνία κατά την οποία 

υποχρεούνται να καταταγούν στις Ένοπλες 

Δυνάμεις. Αν υποβληθούν αργότερα η αναβολή 

κατάταξης χορηγείται, εφόσον οι προϋποθέσεις 

υπήρχαν κατά την ημερομηνία κατάταξης. 

5. Όσοι έτυχαν αναβολής κατάταξης 

σύμφωνα με τις διατάξεις του παρόντος, 

υποχρεούνται να καταθέσουν στην αρμόδια 

στρατολογική υπηρεσία, μέχρι την ημερομηνία που 

προσδιορίζεται να καταταγούν στις Ένοπλες 

Δυνάμεις, λόγω λήξης ή διακοπής της αναβολής, 

περίπτωση διπλώματος, προσαυξημένη 

κατά ένα έτος και διακόπτεται είτε με αίτηση 

του δικαιούχου είτε με τη συμπλήρωση 

οκτώ μηνών χωρίς ναυτολόγηση, συνεχώς ή 

τμηματικά, είτε με την απόκτηση του 

διπλώματος. Η αναβολή αυτή δεν 

χορηγείται αν η διάρκεια της 

εναπομένουσας θαλάσσιας υπηρεσίας 

υπερβαίνει την 31η Δεκεμβρίου του έτους 

κατά το οποίο ο ενδιαφερόμενος 

συμπληρώνει το εικοστό πέμπτο έτος της 

ηλικίας του. 

3. Για τη χορήγηση της αναβολής του 

άρθρου αυτού, οι ενδιαφερόμενοι 

υποβάλλουν στο αρμόδιο στρατολογικό 

γραφείο, με σχετική αίτησή τους: 

 α. Αντίγραφο απολυτηρίου λυκείου και του 

ναυτικού φυλλαδίου τους. 

 β. Βεβαίωση της αρμόδιας υπηρεσίας του 

Υπουργείου Εμπορικής Ναυτιλίας, από την 

οποία να προκύπτει ότι πληρούν τις 

προϋποθέσεις για απόκτηση διπλώματος 

του εμπορικού ναυτικού, ο χρόνος 

θαλάσσιας υπηρεσίας που απαιτείται για 

την απόκτησή του, καθώς και ο χρόνος 

θαλάσσιας υπηρεσίας που τυχόν έχει 

συμπληρωθεί. 

 5. Όσοι έτυχαν της αναβολής αυτής 

υποχρεούνται, μέχρι την ημερομηνία που 

προσδιορίζεται για κατάταξη εξαιτίας 

διακοπής ή λήξης της, να καταθέσουν στο 

αρμόδιο στρατολογικό γραφείο βεβαίωση 

της αρμόδιας υπηρεσίας του Υπουργείου 

Εμπορικής Ναυτιλίας από την οποία να 

προκύπτουν: 

α. Η ημερομηνία απόκτησης του κατά 

περίπτωση διπλώματος, εφόσον αυτό 

αποκτήθηκε. 

β. Η συνολική διάρκεια της θαλάσσιας 

υπηρεσίας και η τυχόν συμπλήρωση χρόνου 

οκτώ μηνών χωρίς ναυτολόγηση, συνεχώς ή 

τμηματικά. 
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πιστοποίηση ή βεβαίωση της αρμόδιας υπηρεσίας 

του Υπουργείου Ναυτιλίας και Νησιωτικής 

Πολιτικής, από την οποία να προκύπτει η 

ημερομηνία ολοκλήρωσης ή διακοπής των 

διαδικασιών που συμμετείχε ο στρατεύσιμος προς 

απόκτηση του κατά περίπτωση επαγγελματικού 

διπλώματος του εμπορικού ναυτικού». 

Άρθρο 59 

Κλήση στρατευσίμων για κατάταξη με χρήση 

ηλεκτρονικών μεθόδων και δικτυακών υποδομών - 

Τροποποίηση παρ. 1 άρθρου 31 ν. 3421/2005 

Στην παρ. 1 του άρθρου 31 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) 

επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) τροποποιείται το 

τρίτο εδάφιο με τη θέσπιση ως υποχρεωτικής της 

γνωστοποίησης με χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων 

και την καθιέρωσή της ως αποδεικτικού μέσου, και 

τη διαγραφή της παραπομπής στις διατάξεις του ν. 

3979/2011 (Α’ 138), β) προστίθεται τέταρτο εδάφιο 

το οποίο καθιερώνει δυνατότητα εξαίρεσης και η 

παρ. 1 διαμορφώνεται ως εξής: 

«1. Οι στρατεύσιμοι καλούνται για κατάταξη στις 

Ένοπλες Δυνάμεις με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται ύστερα από 

εισήγηση του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου του 

οικείου Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων, 

κοινοποιείται σε όλες τις αρμόδιες αρχές και δεν 

δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. 

Με την ίδια απόφαση καθορίζονται οι μονάδες και 

οι ημερομηνίες κατάταξης. Η γνωστοποίηση της 

κλήσης για κατάταξη στους ενδιαφερομένους 

γίνεται με τη χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και 

δικτυακών υποδομών και συνιστά αποδεικτικό μέσο 

επίδοσης του σημειώματος κατάταξης. Σε 

εξαιρετικές περιπτώσεις, τα σημειώματα κατάταξης 

δύναται να αποστέλλονται στις αρμόδιες 

αστυνομικές αρχές προς επίδοση στους 

ενδιαφερομένους.». 

Τροποποιείται η παρ. 1 του άρθρου 31 του ν. 

3421/2005, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 31 

Πρόσκληση στρατευσίμων για κατάταξη 

στις Ένοπλες Δυνάμεις 

1. Οι στρατεύσιμοι καλούνται για κατάταξη 

στις Ένοπλες Δυνάμεις με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που εκδίδεται 

ύστερα από εισήγηση του Αρχηγού του 

Γενικού Επιτελείου του οικείου Κλάδου των 

Ενόπλων Δυνάμεων, κοινοποιείται σε όλες 

τις αρμόδιες αρχές και δεν δημοσιεύεται 

στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. Με την 

ίδια απόφαση καθορίζονται οι μονάδες και 

οι ημερομηνίες κατάταξης. Η γνωστοποίηση 

της κλήσης για κατάταξη στους 

ενδιαφερομένους είναι δυνατόν να γίνεται 

και με τη χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και 

δικτυακών υποδομών, σύμφωνα με τις 

διατάξεις του ν. 3979/2011 (Α` 138). 

2. Ανάλογα με τις ανάγκες, η πρόσκληση 

μπορεί να είναι ονομαστική ή γενική, 

ολόκληρης κλάσης ή τμηματική, κατά 

νομούς, δήμους ή κοινότητες, περιφέρειες ή 

κατηγορίες. 

3. Όσοι δεν είναι γραμμένοι στα μητρώα 

αρρένων (αδήλωτοι) και ανήκουν στην ίδια 

κλάση ή κατηγορία με αυτούς που 

καλούνται για κατάταξη, υποχρεούνται να 

κατατάσσονται χωρίς ιδιαίτερη πρόσκληση. 

4. Οι καλούμενοι για κατάταξη 

υποχρεούνται να κατατάσσονται την 

τασσόμενη ημερομηνία ή προθεσμία και 

στις μονάδες που καθορίζονται με την 

απόφαση πρόσκλησης της παρ. 1. Αν για 

λόγους αντικειμενικής αδυναμίας δεν 

κατατάσσονται, οφείλουν να 

παρουσιάζονται με την επίδειξη της κλήσης 

για κατάταξη, σε οποιαδήποτε στρατιωτική 

ή αστυνομική αρχή για να δηλώσουν τους 
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λόγους αδυναμίας. Στην περίπτωση αυτή 

τεκμαίρεται ότι έχουν καταταχθεί 

εμπρόθεσμα αν παρουσιαστούν στις 

μονάδες κατάταξης μέσα σε πέντε (5) 

ημέρες από την καθοριζόμενη ημερομηνία 

κατάταξής τους και εφόσον οι 

προαναφερόμενες αρχές έχουν διαπιστώσει 

τους λόγους της αντικειμενικής αδυναμίας. 

5. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας που εκδίδεται ύστερα από πρόταση 

του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Εθνικής 

Άμυνας και δημοσιεύεται στην Εφημερίδα 

της Κυβερνήσεως, καθορίζονται ο αριθμός 

των Εκπαιδευτικών Σειρών Στρατευσίμων 

Οπλιτών (ΕΣΣΟ) κάθε έτους, η διαδικασία 

πρόσκλησης και κατάταξης των 

στρατευσίμων και των ανυπότακτων στις 

Ένοπλες Δυνάμεις, καθώς και κάθε αναγκαία 

λεπτομέρεια για την εφαρμογή του άρθρου 

αυτού. 

6. Η ένταξη - κατανομή των στρατευσίμων σε 

κάθε ΕΣΣΟ, γίνεται από τις διευθύνσεις 

στρατολογικού των γενικών επιτελείων των 

κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, με 

εξαίρεση τις ειδικές περιπτώσεις που 

προβλέπονται από τον νόμο αυτόν.» 

Άρθρο 60 

Αδυναμία μετακίνησης για κατάταξη στρατευσίμων, 

εφέδρων και ανυπότακτων, για λόγους υγείας - 

Τροποποίηση άρθρου 37 ν. 3421/2005 

Στο άρθρο 37 του ν. 3421/2005 (Α΄ 302) επέρχονται 

οι εξής αλλαγές: α) γίνονται νομοτεχνικές βελτιώσεις 

στις παρ. 1, 2, 6, 7 και 9, β) οι υποπεριπτώσεις των 

περ. α’, β’ και γ’ της παρ. 1 αναριθμούνται από 1, 2, 

3 και 4 σε αα), αβ) και αγ), βα), ββ) και βγ), γα), γβ), 

γγ), και γδ), αντίστοιχα, γ) στην υποπερ. γβ΄ της περ. 

γ’ της παρ. 1 η λέξη «Στρατολογικού» αντικαθίσταται 

από τις λέξεις «Κοινού Νομικού», δ) στο πρώτο 

εδάφιο της παρ. 3 η προθεσμία των πέντε (5) 

ημερών γίνεται δέκα (10) ημερών, ε) στις παρ. 6 και 

7 η αναφορά σε στρατολογικό γραφείο 

αντικαθίσταται από τη στρατολογική υπηρεσία, στ) 

στην περ. γ’ της παρ. 7 διαγράφονται οι 

συντομογραφίες των εννοιών, οι οποίες 

αναγράφονται ολογράφως, και το άρθρο 37 

διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 37 

Τροποποιείται το άρθρο 37 του ν. 

3421/2005, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 37 

Αδυναμία μετακίνησης για κατάταξη 

στρατευσίμων, εφέδρων και ανυπότακτων, 

για λόγους υγείας 

1. Για την υγειονομική εξέταση της 

σωματικής ικανότητας των στρατευσίμων, 

εφέδρων και ανυπότακτων που αδυνατούν 

για λόγους υγείας να καταταγούν, μετά από 

πρόσκληση σε μονάδες κατάταξης, εφόσον 

δεν νοσηλεύονται σε νοσηλευτικά ιδρύματα 

της παρ. 1 των άρθρων 15 και 17, αρμόδιες 

κατά περίπτωση είναι οι παρακάτω 

επιτροπές και συμβούλια: 

α) Η υγειονομική επιτροπή του 

φρουραρχείου για τους διαμένοντες σε 

δήμο ή κοινότητα της έδρας του, εφόσον σε 

αυτό υπηρετεί ή έχει ορισθεί για την 

εκτέλεση της υγειονομικής υπηρεσίας 
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 Αδυναμία μετακίνησης για κατάταξη 

στρατευσίμων, εφέδρων και ανυπότακτων, για 

λόγους υγείας 

1. Για την υγειονομική εξέταση της σωματικής 

ικανότητας των στρατευσίμων, εφέδρων και 

ανυπότακτων που αδυνατούν για λόγους υγείας να 

καταταγούν, μετά από πρόσκληση σε μονάδες 

κατάταξης, εφόσον δεν νοσηλεύονται σε 

νοσηλευτικά ιδρύματα της παρ. 1 των άρθρων 15 και 

17, αρμόδιες κατά περίπτωση είναι οι παρακάτω 

επιτροπές και συμβούλια: 

α) Η υγειονομική επιτροπή του φρουραρχείου για 

τους διαμένοντες σε δήμο, δημοτική ενότητα ή 

κοινότητα της έδρας του, εφόσον σε αυτό υπηρετεί 

ή έχει ορισθεί για την εκτέλεση της υγειονομικής 

υπηρεσίας αξιωματικός ή οπλίτης του Υγειονομικού 

Σώματος (ιατρός) και απαρτίζεται από: 

αα) Τον διοικητή του φρουραρχείου ή τον νόμιμο 

αναπληρωτή του, εφόσον είναι μόνιμος 

αξιωματικός, ως πρόεδρο. 

αβ) Έναν (1) κατώτερο αξιωματικό ή δόκιμο έφεδρο 

αξιωματικό ή μόνιμο υπαξιωματικό της οργανικής 

δύναμης του φρουραρχείου και αν δεν υπηρετεί, 

έναν (1) κατώτερο αξιωματικό ή δόκιμο έφεδρο 

αξιωματικό ή μόνιμο υπαξιωματικό μονάδας των 

Ενόπλων Δυνάμεων της φρουράς, ως μέλος. Ο 

ορισμός του αξιωματικού ή δόκιμου έφεδρου 

αξιωματικού ή υπαξιωματικού που δεν ανήκει στην 

οργανική δύναμη του φρουραρχείου γίνεται με 

διαταγή του ανωτέρου διοικητή φρουράς. 

αγ) Τον αξιωματικό ή οπλίτη του Υγειονομικού 

Σώματος (ιατρό), εφόσον υπηρετεί στο 

φρουραρχείο ή έχει ορισθεί για την εκτέλεση της 

υγειονομικής υπηρεσίας, ως μέλος. 

β) Το τοπικό συμβούλιο για όσους διαμένουν σε 

δήμο, δημοτική ενότητα ή κοινότητα, όπου δεν 

εδρεύει φρουραρχείο, που απαρτίζεται από: 

βα) Τον δήμαρχο ή τον πρόεδρο της κοινότητας ή 

τους νόμιμους αναπληρωτές τους, ως πρόεδρο. 

ββ) Έναν (1) βαθμοφόρο της Ελληνικής Αστυνομίας 

με τον αναπληρωτή του, που ορίζονται από τον 

αστυνομικό διευθυντή της περιφερειακής ενότητας, 

ως μέλος. 

βγ) Τον δημοτικό ή κοινοτικό ιατρό και εφόσον δεν 

υπάρχει, έναν (1) ιατρό του πλησιέστερου κέντρου 

αξιωματικός ή οπλίτης του Υγειονομικού 

Σώματος (ιατρός) και απαρτίζεται από: 

αα) Τον διοικητή του φρουραρχείου ή τον 

νόμιμο αναπληρωτή του, εφόσον είναι 

μόνιμος αξιωματικός, ως πρόεδρο. 

αβ) Έναν (1) κατώτερο αξιωματικό ή δόκιμο 

έφεδρο αξιωματικό ή μόνιμο υπαξιωματικό 

της οργανικής δύναμης του φρουραρχείου 

και αν δεν υπηρετεί, έναν (1) κατώτερο 

αξιωματικό ή δόκιμο έφεδρο αξιωματικό ή 

μόνιμο υπαξιωματικό μονάδας των Ενόπλων 

Δυνάμεων της φρουράς, ως μέλος. Ο 

ορισμός του αξιωματικού ή δόκιμου 

έφεδρου αξιωματικού ή υπαξιωματικού που 

δεν ανήκει στην οργανική δύναμη του 

φρουραρχείου γίνεται με διαταγή του 

ανωτέρου διοικητή φρουράς. 

αγ) Τον αξιωματικό ή οπλίτη του 

Υγειονομικού Σώματος (ιατρό), εφόσον 

υπηρετεί στο φρουραρχείο ή έχει ορισθεί 

για την εκτέλεση της υγειονομικής 

υπηρεσίας, ως μέλος. 

β) Το τοπικό συμβούλιο για όσους 

διαμένουν σε δήμο ή κοινότητα, όπου δεν 

εδρεύει φρουραρχείο, που απαρτίζεται από: 

βα) Τον δήμαρχο ή τον πρόεδρο της 

κοινότητας ή τους νόμιμους αναπληρωτές 

τους, ως πρόεδρο. 

ββ) Έναν (1) βαθμοφόρο της Ελληνικής 

Αστυνομίας με τον αναπληρωτή του, που 

ορίζονται από τον αστυνομικό διευθυντή 

του νομού, ως μέλος. 

βγ) Τον δημοτικό ή κοινοτικό ιατρό και 

εφόσον δεν υπάρχει, έναν (1) ιατρό του 

πλησιέστερου κέντρου υγείας ή κρατικού 

νοσοκομείου του νομού που υπάγεται 

διοικητικά ο δήμος ή η κοινότητα, ως μέλος. 

γ) Η ειδική στρατολογική επιτροπή που 

εδρεύει στις κατά τόπους προξενικές αρχές 

για τους διαμένοντες προσωρινά ή μόνιμα 

στο εξωτερικό και απαρτίζεται από: 

γα) Τον διοικητικό προϊστάμενο της 

προξενικής αρχής ή τον νόμιμο αναπληρωτή 

του, ως πρόεδρο. 
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υγείας ή κρατικού νοσοκομείου της περιφερειακής 

ενότητας που υπάγεται διοικητικά ο δήμος, η 

δημοτική ενότητα ή η κοινότητα, ως μέλος. 

γ) Η ειδική στρατολογική επιτροπή που εδρεύει στις 

κατά τόπους προξενικές αρχές για τους διαμένοντες 

προσωρινά ή μόνιμα στο εξωτερικό και απαρτίζεται 

από: 

γα) Τον διοικητικό προϊστάμενο της προξενικής 

αρχής ή τον νόμιμο αναπληρωτή του, ως πρόεδρο. 

γβ) Έναν (1) μόνιμο αξιωματικό του Κοινού Νομικού 

Σώματος και αν δεν υπηρετεί στο προξενείο, έναν 

μόνιμο αξιωματικό των Ενόπλων Δυνάμεων ή των 

Σωμάτων ή εφόσον οι παραπάνω ελλείπουν δύο (2) 

Έλληνες πολίτες, ως μέλη. 

γγ) Έναν (1) μόνιμο υπάλληλο της ελληνικής 

προξενικής αρχής, ως μέλος. 

γδ) Έναν (1) Έλληνα ιατρό και αν δεν υπάρχει έναν 

(1) αλλοδαπό ιατρό, ως μέλος. 

Η ιατρική αμοιβή βαρύνει τον εξεταζόμενο. 

2. Οι υγειονομικές επιτροπές και συμβούλια της 

παρ. 1 συγκροτούνται για κάθε έτος υποχρεωτικά 

εντός του Δεκεμβρίου του προηγούμενου έτους, με 

πράξη του διοικητή του φρουραρχείου, του 

δημάρχου ή του πρόεδρου της κοινότητας, του 

προϊσταμένου της οικείας προξενικής αρχής 

αντίστοιχα ή των νόμιμων αναπληρωτών τους και 

συγκαλούνται με πράξη του προέδρου μετά από 

αίτηση των επικαλουμένων αδυναμία κατάταξης για 

λόγους υγείας, στην οποία επισυνάπτεται το 

σημείωμα κατάταξης για εκπλήρωση στρατιωτικών 

υποχρεώσεων. 

3. Η εξέταση του ασθενούς γίνεται κατά την 

ημερομηνία που υποχρεούται για κατάταξη και 

μέχρι δέκα (10) εργάσιμες ημέρες πριν από αυτή. 

Ειδικά, προκειμένου για ασθενείς που πάσχουν από 

ανίατη σωματική βλάβη ή πάθηση και είναι 

καταφανώς ακατάλληλοι για στράτευση, η εξέταση 

μπορεί να γίνει και μετά τις παραπάνω προθεσμίες. 

4. Τα συμβούλια και οι επιτροπές αποφαίνονται 

μετά από αυτοπρόσωπη παρουσίαση των 

ενδιαφερομένων ή με βάση έκθεση του ιατρού που 

μετέχει ως μέλος, κατόπιν μετάβασής του στον τόπο 

διαμονής του ασθενή, εφόσον ο ασθενής αδυνατεί 

να προσέλθει για εξέταση και σε κάθε περίπτωση 

εκδίδουν αυθημερόν γνωμάτευση με την οποία 

πιστοποιούνται τα εξής: 

γβ) Έναν (1) μόνιμο αξιωματικό του Κοινού 

Νομικού Σώματος και αν δεν υπηρετεί στο 

προξενείο, έναν μόνιμο αξιωματικό των 

Ενόπλων Δυνάμεων ή των Σωμάτων ή 

εφόσον οι παραπάνω ελλείπουν δύο (2) 

Έλληνες πολίτες, ως μέλη. 

γγ) Έναν (1) μόνιμο υπάλληλο της ελληνικής 

προξενικής αρχής, ως μέλος. 

γδ) Έναν (1) Έλληνα ιατρό και αν δεν υπάρχει 

έναν (1) αλλοδαπό ιατρό, ως μέλος. 

Η ιατρική αμοιβή βαρύνει τον εξεταζόμενο. 

2. Οι υγειονομικές επιτροπές και συμβούλια 

της παρ. 1 συγκροτούνται για κάθε έτος 

υποχρεωτικά εντός του Δεκεμβρίου του 

προηγούμενου έτους, με πράξη του διοικητή 

του φρουραρχείου, του δημάρχου ή του 

πρόεδρου της κοινότητας, του 

προϊσταμένου της οικείας προξενικής αρχής 

αντίστοιχα ή των νόμιμων αναπληρωτών 

τους και συγκαλούνται με πράξη του 

προέδρου μετά από αίτηση των 

επικαλουμένων αδυναμία κατάταξης για 

λόγους υγείας, στην οποία επισυνάπτεται το 

σημείωμα κατάταξης για εκπλήρωση 

στρατιωτικών υποχρεώσεων. 

3. Η εξέταση του ασθενούς γίνεται κατά την 

ημερομηνία που υποχρεούται για κατάταξη 

και μέχρι πέντε (5) εργάσιμες ημέρες πριν 

από αυτή. Ειδικά προκειμένου για ασθενείς 

που πάσχουν από ανίατη σωματική βλάβη ή 

πάθηση και είναι καταφανώς ακατάλληλοι 

για στράτευση, η εξέταση μπορεί να γίνει και 

μετά τις παραπάνω προθεσμίες. 

4. Τα συμβούλια και οι επιτροπές 

αποφαίνονται μετά από αυτοπρόσωπη 

παρουσίαση των ενδιαφερομένων ή με 

βάση έκθεση του ιατρού που μετέχει ως 

μέλος, κατόπιν μετάβασής του στον τόπο 

διαμονής του ασθενή, εφόσον ο ασθενής 

αδυνατεί να προσέλθει για εξέταση και σε 

κάθε περίπτωση εκδίδουν αυθημερόν 

γνωμάτευση με την οποία πιστοποιούνται 

τα εξής: 

α) Η πάθηση ή οι παθήσεις και αν αυτές είναι 

πρόσκαιρες ή ανίατες. 
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α) Η πάθηση ή οι παθήσεις και αν αυτές είναι 

πρόσκαιρες ή ανίατες. 

β) Το ιστορικό των παθήσεων και η πιθανή διάρκεια 

ίασης των πρόσκαιρων παθήσεων. 

γ) Αν υπάρχει δυνατότητα μετακίνησης για κατάταξη 

χωρίς κίνδυνο επιδείνωσης της κατάστασης της 

υγείας του και σε καταφατική περίπτωση, να 

επισημαίνεται ρητά στη γνωμάτευση η υποχρέωση 

για κατάταξη την ημερομηνία που αναγράφεται στο 

σημείωμα κατάταξης ή σε οποιοδήποτε άλλο 

έγγραφο πρόσκλησης για εκπλήρωση στρατιωτικών 

υποχρεώσεων. 

δ) Αν υπάρχει δυνατότητα μετάβασης στην αρμόδια 

υγειονομική επιτροπή, μόνο για όσους διαμένουν 

στο εσωτερικό. 

5. Για την έκδοση της γνωμάτευσης λαμβάνονται 

υπόψη συμβουλευτικά και τα πιστοποιητικά ή 

βεβαιώσεις νοσηλευτικών ιδρυμάτων ή ιδιώτη 

ιατρού ανάλογης ειδικότητας, που αφορούν την 

πάθηση του ασθενή. 

6. Η γνωμάτευση με όλες τις τυχόν εξετάσεις και το 

σημείωμα κατάταξης αποστέλλονται ή κατατίθενται 

με μέριμνα του ενδιαφερομένου και με αίτησή του 

στην αρμόδια στρατολογική υπηρεσία σε 

προθεσμία πέντε (5) ή προκειμένου για ασθενείς 

που διαμένουν στο εξωτερικό δεκαπέντε (15) 

ημερών, από τη σύνταξή της. Σε περίπτωση 

εκπρόθεσμης υποβολής ή κατάθεσης που δεν 

οφείλεται σε λόγους ανώτερης βίας, η γνωμάτευση 

δεν λαμβάνεται υπόψη. 

7. Με βάση τη γνωμάτευση των επιτροπών και των 

συμβουλίων της παρ. 1, η αρμόδια κατά περίπτωση 

στρατολογική υπηρεσία ενεργεί σε προθεσμία πέντε 

(5) ημερών από τη λήψη της, ως εξής: 

α) Αν πρόκειται για ασθενείς που πάσχουν από 

ανίατη βλάβη ή πάθηση, ή η ίαση της βλάβης ή της 

πάθησης προβλέπεται κατά τη γνωμάτευση να 

διαρκέσει πάνω από τέσσερις (4) μήνες και δεν 

μπορούν να παρουσιαστούν στη μονάδα κατάταξης, 

ούτε στην αρμόδια υγειονομική επιτροπή των 

Ενόπλων Δυνάμεων, η αλληλογραφία διαβιβάζεται 

σε αυτή, η οποία γνωματεύει χωρίς την 

αυτοπρόσωπη παρουσίασή τους. 

β) Αν πρόκειται για ασθενείς που πάσχουν από 

ανίατη βλάβη ή πάθηση, ή η ίαση της βλάβης ή της 

πάθησής τους προβλέπεται να διαρκέσει πάνω από 

β) Το ιστορικό των παθήσεων και η πιθανή 

διάρκεια ίασης των πρόσκαιρων παθήσεων. 

γ) Αν υπάρχει δυνατότητα μετακίνησης για 

κατάταξη χωρίς κίνδυνο επιδείνωσης της 

κατάστασης της υγείας του και σε 

καταφατική περίπτωση να επισημαίνεται 

ρητά στη γνωμάτευση η υποχρέωση για 

κατάταξη την ημερομηνία που αναγράφεται 

στο σημείωμα κατάταξης ή σε οποιοδήποτε 

άλλο έγγραφο πρόσκλησης για εκπλήρωση 

στρατιωτικών υποχρεώσεων. 

δ) Αν υπάρχει δυνατότητα μετάβασης στην 

αρμόδια υγειονομική επιτροπή, μόνο για 

όσους διαμένουν στο εσωτερικό. 

5. Για την έκδοση της γνωμάτευσης 

λαμβάνονται υπόψη συμβουλευτικά και τα 

πιστοποιητικά ή βεβαιώσεις νοσηλευτικών 

ιδρυμάτων ή ιδιώτη ιατρού ανάλογης 

ειδικότητας, που αφορούν την πάθηση του 

ασθενή. 

6. Η γνωμάτευση με όλες τις τυχόν εξετάσεις 

και το σημείωμα κατάταξης αποστέλλονται 

ή κατατίθενται με μέριμνα του 

ενδιαφερομένου και με αίτησή του στην 

αρμόδια Στρατολογική Υπηρεσία σε 

προθεσμία πέντε (5) ή προκειμένου για 

ασθενείς που διαμένουν στο εξωτερικό 

δεκαπέντε (15) ημερών, από τη σύνταξή της. 

Σε περίπτωση εκπρόθεσμης υποβολής ή 

κατάθεσης που δεν οφείλεται σε λόγους 

ανώτερης βίας, η γνωμάτευση δεν 

λαμβάνεται υπόψη. 

7. Με βάση τη γνωμάτευση των επιτροπών 

και των συμβουλίων της παρ. 1, η αρμόδια 

κατά περίπτωση Στρατολογική Υπηρεσία 

ενεργεί σε προθεσμία πέντε (5) ημερών από 

τη λήψη της, ως εξής: 

α) Αν πρόκειται για ασθενείς που πάσχουν 

από ανίατη βλάβη ή πάθηση, ή η ίαση της 

βλάβης ή της πάθησης προβλέπεται κατά τη 

γνωμάτευση να διαρκέσει πάνω από 

τέσσερις (4) μήνες και δεν μπορούν να 

παρουσιαστούν στη μονάδα κατάταξης, 

ούτε στην αρμόδια υγειονομική επιτροπή 

των Ενόπλων Δυνάμεων, η αλληλογραφία 

διαβιβάζεται σε αυτή, η οποία γνωματεύει 

χωρίς την αυτοπρόσωπη παρουσίασή τους. 
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τέσσερις (4) μήνες και μπορούν να παρουσιαστούν 

στην αρμόδια υγειονομική επιτροπή των Ενόπλων 

Δυνάμεων, η αλληλογραφία διαβιβάζεται στην 

Επιτροπή αυτή, η οποία γνωματεύει με την 

αυτοπρόσωπη παρουσία τους.   

γ) Αν πρόκειται για ασθενείς που έχουν βλάβη ή 

πάθηση, της οποίας η ίαση προβλέπεται να 

διαρκέσει μέχρι τέσσερις (4) μήνες, η αλληλογραφία 

υποβάλλεται στην αρμόδια Διοίκηση 

Στρατολογικών Υπηρεσιών, που αποφασίζει για τη 

μετακίνηση της ημερομηνίας κατάταξης μέχρι και 

τέσσερις (4) μήνες, κοινοποιώντας την απόφασή της 

στον ενδιαφερόμενο και στη Στρατολογική 

Υπηρεσία. Η αλληλογραφία τηρείται στο αρχείο της 

Διοίκησης Στρατολογικών Υπηρεσιών. Η ημερομηνία 

και η μονάδα κατάταξης καθορίζονται από τα Γενικά 

Επιτελεία των Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων. 

8. Αν οι ασθενείς κριθούν από την αρμόδια 

υγειονομική επιτροπή ικανοί κατηγορίας πρώτης 

(Ι/1) μέχρι και τέταρτης (Ι/4), υποχρεούνται να 

καταταγούν εκτός Εκπαιδευτικής Σειράς 

Στρατευσίμων Οπλιτών (ΕΣΣΟ), με σημείωμα 

κατάταξης, και οπωσδήποτε εντός πενθημέρου, από 

την κοινοποίηση της γνωμάτευσης στην αρμόδια 

Στρατολογική Υπηρεσία, χωρίς να έχουν δικαίωμα 

νέας εξέτασης. Αν η επιτροπή αποφανθεί ότι 

δικαιούνται αναβολή λόγω υγείας, η αναβολή 

αρχίζει από την ημερομηνία που ήταν 

υποχρεωμένοι να καταταγούν αρχικά. Το ίδιο ισχύει 

και στην περίπτωση που κριθούν ακατάλληλοι για 

στράτευση (Ι/5). 

9. Αρμόδια για την κρίση της σωματικής ικανότητας 

των στρατευσίμων, ανυπότακτων και εφέδρων είναι 

η πλησιέστερη στον τόπο διαμονής τους 

υγειονομική επιτροπή του Στρατού Ξηράς, εκτός αν 

στον ίδιο τόπο λειτουργεί υγειονομική επιτροπή του 

οικείου Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων, οπότε 

αρμόδια είναι η επιτροπή αυτή. Οι 

προαναφερόμενες επιτροπές υποχρεούνται να 

εκδίδουν αυθημερόν γνωματεύσεις, οι οποίες 

περιέρχονται στις αρμόδιες στρατολογικές 

υπηρεσίες το αργότερο εντός δεκαπενθημέρου από 

την ημερομηνία εξέτασης των παραπεμπομένων.». 

β) Αν πρόκειται για ασθενείς που πάσχουν 

από ανίατη βλάβη ή πάθηση, ή η ίαση της 

βλάβης ή της πάθησής τους προβλέπεται να 

διαρκέσει πάνω από τέσσερις (4) μήνες και 

μπορούν να παρουσιαστούν στην αρμόδια 

υγειονομική επιτροπή των Ενόπλων 

Δυνάμεων, η αλληλογραφία διαβιβάζεται 

στην Επιτροπή αυτή, η οποία γνωματεύει με 

την αυτοπρόσωπη παρουσία τους.   

γ) Αν πρόκειται για ασθενείς που έχουν 

βλάβη ή πάθηση, της οποίας η ίαση 

προβλέπεται να διαρκέσει μέχρι τέσσερις (4) 

μήνες, η αλληλογραφία υποβάλλεται στην 

αρμόδια Διοίκηση Στρατολογικών 

Υπηρεσιών, που αποφασίζει για τη 

μετακίνηση της ημερομηνίας κατάταξης 

μέχρι και τέσσερις (4) μήνες, κοινοποιώντας 

την απόφασή της στον ενδιαφερόμενο και 

στη Στρατολογική Υπηρεσία. Η 

αλληλογραφία τηρείται στο αρχείο της 

Διοίκησης Στρατολογικών Υπηρεσιών. Η 

ημερομηνία και η μονάδα κατάταξης 

καθορίζονται από τα Γενικά Επιτελεία των 

Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων. 

8. Αν οι ασθενείς κριθούν από την αρμόδια 

υγειονομική επιτροπή ικανοί κατηγορίας 

πρώτης (Ι/1) μέχρι και τέταρτης (Ι/4), 

υποχρεούνται να καταταγούν εκτός 

Εκπαιδευτικής Σειράς Στρατευσίμων 

Οπλιτών (ΕΣΣΟ), με σημείωμα κατάταξης, 

και οπωσδήποτε εντός πενθημέρου, από την 

κοινοποίηση της γνωμάτευσης στην 

αρμόδια Στρατολογική Υπηρεσία, χωρίς να 

έχουν δικαίωμα νέας εξέτασης. Αν η 

επιτροπή αποφανθεί ότι δικαιούνται 

αναβολή λόγω υγείας, η αναβολή αρχίζει 

από την ημερομηνία που ήταν 

υποχρεωμένοι να καταταγούν αρχικά. Το 

ίδιο ισχύει και στην περίπτωση που κριθούν 

ακατάλληλοι για στράτευση (Ι/5). 

9. Αρμόδια για την κρίση της σωματικής 

ικανότητας των στρατευσίμων, 

ανυπότακτων και εφέδρων είναι η 

πλησιέστερη στον τόπο διαμονής τους 

υγειονομική επιτροπή του Στρατού Ξηράς, 

εκτός αν στον ίδιο τόπο λειτουργεί 

υγειονομική επιτροπή του οικείου Κλάδου 

των Ενόπλων Δυνάμεων, οπότε αρμόδια 
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είναι η επιτροπή αυτή. Οι προαναφερόμενες 

επιτροπές υποχρεούνται να εκδίδουν 

αυθημερόν γνωματεύσεις, οι οποίες θα 

πρέπει να περιέρχονται στις αρμόδιες 

στρατολογικές υπηρεσίες το αργότερο εντός 

δεκαπενθημέρου από την ημερομηνία 

εξέτασης των παραπεμπομένων. 

[10. Καταργήθηκε.]» 

Άρθρο 61 

Εγγραφή στις μηχανογραφικές εφαρμογές 

εφεδρείας - Αντικατάσταση παρ. 6 και 7 άρθρου 49 

ν. 3421/2005 

Οι παρ. 6 και 7 του άρθρου 49 του ν. 3421/2005 (Α΄ 

302) αντικαθίστανται και το άρθρο 49 

διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 49 

Στρατιωτικές υποχρεώσεις εφέδρων 

1. Στην εφεδρεία των Ενόπλων Δυνάμεων 

εγγράφονται, εφόσον δεν έχουν υπερβεί το 

τεσσαρακοστό πέμπτο (45ο ) έτος της ηλικίας τους, 

οι οπλίτες και οι έφεδροι οπλίτες που απολύονται 

από τις Ένοπλες Δυνάμεις, καθώς και οι 

αστυφύλακες και αρχιφύλακες της Ελληνικής 

Αστυνομίας και αντίστοιχα των υπολοίπων 

Σωμάτων, που έχουν εκπληρώσει τις στρατιωτικές 

τους υποχρεώσεις, σύμφωνα με τις ειδικές για 

αυτούς διατάξεις και δεν έχουν εγγραφεί στην 

εφεδρεία Σώματος. 

2. Απαλλάσσονται από την υποχρέωση εκπλήρωσης 

εφεδρικής στρατιωτικής υποχρέωσης οι 

αναφερόμενοι στις υποπαραγράφους α΄ και β΄ της 

παραγράφου 1 του άρθρου 13 του νόμου αυτού. 

Αυτοί δεν εγγράφονται στην εφεδρεία των Ενόπλων 

Δυνάμεων και εφόσον έχουν εγγραφεί, 

διαγράφονται. 

3. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας, που 

εκδίδεται ύστερα από πρόταση του Αρχηγού του 

Γενικού Επιτελείου Εθνικής Άμυνας και 

δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως, 

καθορίζονται: 

α. Οι προϋποθέσεις και η διαδικασία εγγραφής και 

διαγραφής από την εφεδρεία. 

β. Η διαδικασία κατανομής των εφέδρων στους 

κλάδους των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Αντικαθίστανται οι παρ. 6 και 7 του άρθρου 

49 του ν. 3421/2005, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 49 

Στρατιωτικές υποχρεώσεις εφέδρων 

1. Στην εφεδρεία των Ενόπλων Δυνάμεων 

εγγράφονται, εφόσον δεν έχουν υπερβεί το 

τεσσαρακοστό πέμπτο έτος της ηλικίας τους, 

οι οπλίτες και οι έφεδροι οπλίτες που 

απολύονται από τις Ένοπλες Δυνάμεις, 

καθώς και οι αστυφύλακες και αρχιφύλακες 

της Ελληνικής Αστυνομίας και αντίστοιχα 

των υπολοίπων Σωμάτων, που έχουν 

εκπληρώσει τις στρατιωτικές τους 

υποχρεώσεις, σύμφωνα με τις ειδικές για 

αυτούς διατάξεις και δεν έχουν εγγραφεί 

στην εφεδρεία Σώματος. 

2. Απαλλάσσονται από την υποχρέωση 

εκπλήρωσης εφεδρικής στρατιωτικής 

υποχρέωσης οι αναφερόμενοι στις 

υποπαραγράφους α΄ και β΄ της 

παραγράφου 1 του άρθρου 13 του νόμου 

αυτού. Αυτοί δεν εγγράφονται στην 

εφεδρεία των Ενόπλων Δυνάμεων και 

εφόσον έχουν εγγραφεί, διαγράφονται. 

3. Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας, που εκδίδεται ύστερα από πρόταση 

του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Εθνικής 

Άμυνας και δημοσιεύεται στην Εφημερίδα 

της Κυβερνήσεως, καθορίζονται: 

α. Οι προϋποθέσεις και η διαδικασία 

εγγραφής και διαγραφής από την εφεδρεία. 

β. Η διαδικασία κατανομής των εφέδρων 

στους κλάδους των Ενόπλων Δυνάμεων. 

γ. Οι προϋποθέσεις και η διαδικασία 

μεταφοράς από την εφεδρεία κλάδου στην 

εφεδρεία άλλου κλάδου των Ενόπλων 

Δυνάμεων. 
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γ. Οι προϋποθέσεις και η διαδικασία μεταφοράς 

από την εφεδρεία κλάδου στην εφεδρεία άλλου 

κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων. 

δ. Οι υποχρεώσεις των εφέδρων και οι συνέπειες της 

μη συμμόρφωσής τους. 

ε. Ο τρόπος και η διαδικασία πρόσκλησης των 

εφέδρων για εκτέλεση στρατιωτικής υπηρεσίας. 

στ. Οι εξαιρούμενοι από την πρόσκληση για 

κατάταξη έφεδροι. 

ζ. Η διαδικασία και ο τρόπος κατάταξης των 

εφέδρων. 

η. Η διάρκεια της εφεδρικής υποχρέωσης και η 

διαδικασία απόλυσης από τις Ένοπλες Δυνάμεις των 

οπλιτών από την εφεδρεία. 

θ. Ο χρόνος που δεν λογίζεται ως χρόνος 

πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας. 

ι. Κάθε λεπτομέρεια, αναγκαία για την εφαρμογή 

του άρθρου αυτού. 

4. Οι έφεδροι εγγράφονται στην εφεδρεία του 

κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων, στον οποίο 

εκπλήρωσαν τις στρατιωτικές τους υποχρεώσεις. Οι 

απομακρυνόμενοι ή απολυόμενοι ή αποβαλλόμενοι 

μαθητές της Στρατιωτικής Σχολής Αξιωματικών 

Σωμάτων (Σ.Σ.Α.Σ.) και της Σχολής Αξιωματικών 

Νοσηλευτικής (Σ.Α.Ν.), μετά την εκπλήρωση των 

στρατιωτικών τους υποχρεώσεων, εγγράφονται 

στην εφεδρεία του Στρατού Ξηράς. 

5. Οι έφεδροι που κατατάσσονται ως Επαγγελματίες 

Οπλίτες, εγγράφονται στην εφεδρεία του κλάδου 

των Ενόπλων Δυνάμεων, στον οποίο υπηρέτησαν ως 

Επαγγελματίες Οπλίτες, εφόσον η διάρκεια της 

διανυθείσας υπηρεσίας τους είναι τουλάχιστον ίση 

με την πραγματική στρατιωτική υπηρεσία που 

καθορίζεται κάθε φορά, για την απόλυση των 

οπλιτών πλήρους στρατεύσιμης στρατιωτικής 

υποχρέωσης του κλάδου αυτού. 

«6. Οι έφεδροι υποχρεούνται να είναι 

εγγεγραμμένοι στις μηχανογραφικές εφαρμογές 

εφεδρείας του Κλάδου τους και να παραλαμβάνουν 

οποιοδήποτε στρατιωτικό έγγραφο. 

7.  Με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Οικονομικών και Εθνικής Άμυνας καθορίζονται το 

ύψος των χρηματικών προστίμων και η διαδικασία 

επιβολής τους σε εφέδρους για τη μη τήρηση των 

δ. Οι υποχρεώσεις των εφέδρων και οι 

συνέπειες της μη συμμόρφωσής τους. 

ε. Ο τρόπος και η διαδικασία πρόσκλησης 

των εφέδρων για εκτέλεση στρατιωτικής 

υπηρεσίας. 

στ. Οι εξαιρούμενοι από την πρόσκληση για 

κατάταξη έφεδροι. 

ζ. Η διαδικασία και ο τρόπος κατάταξης των 

εφέδρων. 

η. Η διάρκεια της εφεδρικής υποχρέωσης και 

η διαδικασία απόλυσης από τις Ένοπλες 

Δυνάμεις των οπλιτών από την εφεδρεία. 

θ. Ο χρόνος που δεν λογίζεται ως χρόνος 

πραγματικής στρατιωτικής υπηρεσίας. 

ι.   Κάθε λεπτομέρεια, αναγκαία για την 

εφαρμογή του άρθρου αυτού. 

4. Οι έφεδροι εγγράφονται στην εφεδρεία 

του κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων, στον 

οποίο εκπλήρωσαν τις στρατιωτικές τους 

υποχρεώσεις. Οι απομακρυνόμενοι ή 

απολυόμενοι ή αποβαλλόμενοι μαθητές της 

Στρατιωτικής Σχολής Αξιωματικών Σωμάτων 

(Σ.Σ.Α.Σ.) και της Σχολής Αξιωματικών 

Νοσηλευτικής (Σ.Α.Ν.), μετά την εκπλήρωση 

των στρατιωτικών τους υποχρεώσεων, 

εγγράφονται στην εφεδρεία του Στρατού 

Ξηράς. 

5. Οι έφεδροι που κατατάσσονται ως 

Επαγγελματίες Οπλίτες, εγγράφονται στην 

εφεδρεία του κλάδου των Ενόπλων 

Δυνάμεων, στον οποίο υπηρέτησαν ως 

Επαγγελματίες Οπλίτες, εφόσον η διάρκεια 

της διανυθείσας υπηρεσίας τους είναι 

τουλάχιστον ίση με την πραγματική 

στρατιωτική υπηρεσία που καθορίζεται 

κάθε φορά, για την απόλυση των οπλιτών 

πλήρους στρατεύσιμης στρατιωτικής 

υποχρέωσης του κλάδου αυτού. 

6. Οι έφεδροι που αρνούνται να 

παραλάβουν οποιοδήποτε στρατιωτικό 

έγγραφο διώκονται κατά τις διατάξεις του 

άρθρου 458 του Ποινικού Κώδικα. 

7. Με κοινή απόφαση των Υπουργών 

Οικονομίας και Οικονομικών και Εθνικής 

Άμυνας, που δημοσιεύεται στην Εφημερίδα 
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υποχρεώσεών τους, τη μη παραλαβή στρατιωτικών 

εγγράφων και για την άρνηση παραλαβής του 

Ειδικού Φύλλου Πορείας (ΕΦΠ) και του Φύλλου 

Ατομικής Πρόσκλησης (ΦΑΠ).» 

της Κυβερνήσεως, μπορεί να επιβάλλεται 

χρηματικό πρόστιμο σε εφέδρους για τη μη 

τήρηση των υποχρεώσεών τους.» 

Άρθρο 69 

Σύσταση αυτοτελούς Γραφείου Υπεύθυνου 

Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα 

στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας - Τροποποίηση 

άρθρου 72 ν. 3433/2006 

 

Στο άρθρο 72 του ν. 3433/2006 (Α´ 20) 

επέρχονται οι εξής αλλαγές:  

1. Προστίθεται περ. δ΄ στην παρ. 1, η οποία 

διαμορφώνεται ως εξής:  

«1. Ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας στην άσκηση του 

έργου του υποβοηθείται από τις ακόλουθες 

υπηρεσιακές μονάδες οι οποίες υπάγονται 

απευθείας σε αυτόν: 

α) Γραφείο Υπουργού. 

β) Διεύθυνση Ενημέρωσης. 

γ) Ενιαίος Διοικητικός Τομέας. 

δ) Γραφείο Υπεύθυνου Προστασίας Δεδομένων 

Προσωπικού Χαρακτήρα.». 

 

2. Προστίθεται παρ. 2Α, ως εξής: 

«2Α. Το Γραφείο Υπεύθυνου Προστασίας 

Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα είναι 

αρμόδιο για την εκτέλεση έργου υπεύθυνου 

προστασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα, 

των οποίων η επεξεργασία διενεργείται από το 

ιδιαίτερο γραφείο του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας, καθώς και του Αναπληρωτή Υπουργού 

και του Υφυπουργού Εθνικής Άμυνας, εφόσον 

υφίστανται, το ιδιαίτερο γραφείο του Γενικού 

Γραμματέα του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, τις 

Γενικές Διευθύνσεις και τις Διευθύνσεις του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, τα στρατιωτικά 

δικαστήρια, όταν αυτά δεν ενεργούν στο πλαίσιο 

της δικαιοδοτικής τους αρμοδιότητας και από 

κάθε άλλη υπηρεσία του Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας, πλην των Γενικών Επιτελείων, των 

μονάδων και υπηρεσιών των Ενόπλων Δυνάμεων 

και των υπηρεσιών και των νομικών προσώπων 

που υπάγονται στον Υπουργό Εθνικής Άμυνας ή 

εποπτεύονται από αυτόν, μέσω Γενικού 

Επιτελείου των Ενόπλων Δυνάμεων.». 

 

 

Προστίθεται περ. δ΄ στην παρ. 1 και παρ. 2Α 

στο άρθρο 72 του ν. 3433/2006, το οποίο 

είχε ως εξής: 

1. Ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας στην άσκηση 

του έργου του υποβοηθείται από τις 

ακόλουθες υπηρεσιακές μονάδες οι οποίες 

υπάγονται απευθείας σε αυτόν: 

α) Γραφείο Υπουργού. 

β) Διεύθυνση Ενημέρωσης. 

γ) Ενιαίος Διοικητικός Τομέας. 

2. Αποστολή του Γραφείου του Υπουργού 

είναι η μελέτη και η υποβολή εισηγήσεων 

επί όλων των θεμάτων αρμοδιότητας του, 

που απαιτούν νομική υποστήριξη, επιτελικό 

συντονισμό και πολιτική δράση, για λήψη 

των σχετικών αποφάσεων και για την 

εκτέλεση τους δια μέσου επαρκούς 

διοικητικής και γραμματειακής υποστήριξης. 

Με απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας 

καθορίζεται η διάρθρωση του Γραφείου 

Υπουργού και των υπηρεσιακών του 

μονάδων, οι αρμοδιότητες και η στελέχωσή 

τους. Εφόσον από τις ρυθμίσεις αυτές 

προκαλείται οικονομική επιβάρυνση, στην 

έκδοση της σχετικής απόφασης 

συναρμόδιος είναι και ο Υπουργός 

Οικονομικών. 

3. Οι κάτωθι Γενικές Διευθύνσεις υπάγονται 

απευθείας στον Υπουργό Εθνικής Άμυνας: 

α. η Γενική Διεύθυνση Οικονομικού 

Σχεδιασμού και Υποστήριξης (ΓΔΟΣΥ), η 

οποία έχει ως αποστολή τον σχεδιασμό και 

την υλοποίηση αποφάσεων επί θεμάτων 

διαχείρισης πόρων, περιβάλλοντος, 

ανθρώπινου δυναμικού, κατάρτισης, 

παρακολούθησης, συντονισμού 

προϋπολογισμού του Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας (ΥΠΕΘΑ), οικονομικής μέριμνας, 

στρατιωτικής και τεχνολογικής υποστήριξης, 

β. η Γενική Διεύθυνση Αμυντικών 

Εξοπλισμών και Επενδύσεων (ΓΔΑΕΕ), η 

οποία έχει ως αποστολή τη διενέργεια των 
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απαιτούμενων διαδικασιών για τη σύναψη 

συμβάσεων προμηθειών και υπηρεσιών 

στον τομέα της άμυνας, για τη σύναψη 

συμβάσεων έρευνας και ανάπτυξης, για τη 

σύναψη συμβάσεων εκποίησης 

στρατιωτικού εξοπλισμού, για την 

πιστοποίηση συμμόρφωσης νέων 

προϊόντων με συμφωνίες τυποποίησης, για 

την τυποποίηση-κωδικοποίηση του 

στρατιωτικού εξοπλισμού και για την 

κρατική διασφάλιση ποιότητας, καθώς και 

την παρακολούθηση της υλοποίησης των 

μέτρων της Εθνικής Αμυντικής Βιομηχανικής 

Στρατηγικής, 

γ. η Γενική Διεύθυνση Πολιτικής Εθνικής 

Άμυνας και Διεθνών Σχέσεων (ΓΔΠΕΑΔΣ), η 

οποία έχει ως αποστολή τη μελέτη, την 

υποβολή εισηγήσεων και την 

παρακολούθηση υλοποίησης της Πολιτικής 

Εθνικής Άμυνας και του Εθνικού Αμυντικού 

Σχεδιασμού σε συνεργασία με τον Α/ΓΕΕΘΑ, 

καθώς και των θεμάτων στρατηγικών 

αναλύσεων, διεθνών σχέσεων-συνεργασιών 

και διεθνών Οργανισμών, αρμοδιότητας του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας. 

Οι ανωτέρω Γενικές Διευθύνσεις δεν έχουν 

ιεραρχική σχέση με τα Γενικά Επιτελεία των 

Κλάδων και το ΓΕΕΘΑ, οι Αρχηγοί των οποίων 

αναφέρουν απευθείας στον Υπουργό, ο 

οποίος συντονίζει και παρακολουθεί το έργο 

τους. 

4.α. Οι Γενικοί Διευθυντές που προΐστανται 

των ανωτέρω Γενικών Διευθύνσεων και οι 

Αναπληρωτές τους μπορεί να προέρχονται 

είτε από στρατιωτικό προσωπικό είτε από 

πολιτικό προσωπικό του Υπουργείου 

Εθνικής Άμυνας είτε να διορίζονται με σχέση 

μετακλητού ή με θητεία υπαλλήλου. Η 

τοποθέτηση ή ο διορισμός σε θέση Γενικού 

Διευθυντή ή Αναπληρωτή Γενικού 

Διευθυντή γίνεται με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας. 

β. Οι Γενικοί Διευθυντές, εφόσον 

προέρχονται από το πολιτικό προσωπικό του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας ή είναι 

μετακλητοί ή υπάλληλοι με θητεία, 

λαμβάνουν τις αποδοχές Γενικού Διευθυντή 

Κεντρικής Υπηρεσίας Υπουργείου. Οι 
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Αναπληρωτές Γενικοί Διευθυντές των πιο 

πάνω κατηγοριών λαμβάνουν το 90% των 

αποδοχών του Γενικού Διευθυντή. 

4Α. Η θητεία των στελεχών των Ενόπλων 

Δυνάμεων και των πολιτικών υπαλλήλων 

πλην του προσωπικού τεχνικών ειδικοτήτων 

που δεν εμπλέκεται σε συμβάσεις 

προμηθειών στη Γενική Διεύθυνση 

Αμυντικών Εξοπλισμών και Επενδύσεων 

(ΓΔΑΕΕ) του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας 

ορίζεται στα τρία (3) έτη. Μεταξύ δύο 

θητειών στη ΓΔΑΕΕ απαιτείται να μεσολαβεί 

χρονικό διάστημα τουλάχιστον έξι (6) ετών. 

5.α. Με προεδρικό διάταγμα, που εκδίδεται 

με πρόταση των Υπουργών Εσωτερικών, 

Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης, 

Οικονομίας και Οικονομικών και Εθνικής 

Άμυνας, ρυθμίζονται η διάρθρωση, οι 

ειδικότερες αρμοδιότητες των Γενικών 

Διευθύνσεων και των επί μέρους 

υπηρεσιακών μονάδων από τις οποίες αυτές 

συγκροτούνται, οι θέσεις του προσωπικού 

τους, τα προσόντα διορισμού των Γενικών 

Διευθυντών και των Αναπληρωτών Γενικών 

Διευθυντών, καθώς και κάθε άλλο θέμα 

σχετικά με την οργάνωση και λειτουργία 

τους. 

β. Με όμοιο προεδρικό διάταγμα μπορεί να 

συνιστώνται νέες θέσεις προσωπικού για τη 

στελέχωση των ανωτέρω Γενικών 

Διευθύνσεων, εφόσον τούτο απαιτείται. 

γ. Οι θέσεις και το προσωπικό που υπηρετεί 

στις συνιστώμενες Γενικές Διευθύνσεις 

μεταφέρονται με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας από τα Γενικά Επιτελεία ή 

άλλες υπηρεσίες του Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας. 

6.α. Οι διατάξεις της περ. ια΄ του άρθρου 4 

του ν. 2292/1995 (Α΄ 35), όπως ισχύουν, και 

των άρθρων 9 και 21 του ίδιου νόμου 

καταργούνται. 

β. Η Υπηρεσία Αξιοποίησης και 

Μετεγκατάστασης Στρατοπέδων (άρθρο 1 

του ν. 2745/1999, Α΄ 224) εξακολουθεί να 

λειτουργεί και υπάγεται στον Γενικό 

Διευθυντή της Γενικής Διεύθυνσης 

Οικονομικού Σχεδιασμού και Υποστήριξης. 
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7. Η προβλεπόμενη από τις διατάξεις του 

άρθρου 4 παρ. 1 του ν. 2984/2002 (Α΄ 15) 

Γενική Γραμματεία Οικονομικού Σχεδιασμού 

και Αμυντικών Επενδύσεων καταργείται. Οι 

θέσεις της Γραμματείας αυτής μετά του 

υπηρετούντος προσωπικού μεταφέρονται 

στα Γενικά Επιτελεία με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας. Οι αρμοδιότητες 

των καταργούμενων, με την παρ. 6α και την 

παρούσα, υπηρεσιακών μονάδων που θα 

μεταφερθούν στα Γενικά Επιτελεία, πέραν 

εκείνων που με τις παρ. 2 και 5 

μεταφέρονται στο Γραφείο Υπουργού και 

στις Γενικές Διευθύνσεις αντίστοιχα, 

προσδιορίζονται με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας. 

8. Μέχρι την έκδοση των προβλεπόμενων 

στις παρ. 5 και 7 κανονιστικών πράξεων, η 

Γενική Γραμματεία Οικονομικού Σχεδιασμού 

και Αμυντικών Επενδύσεων και το Επιτελείο 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας εξακολουθούν να 

υφίστανται και να ασκούν τις αρμοδιότητές 

τους. 

9. Όπου στην κείμενη νομοθεσία γίνεται 

αναφορά στις καταργούμενες με το παρόν 

άρθρο υπηρεσίες του Επιτελείου Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας και της Γενικής Γραμματείας 

Οικονομικού Σχεδιασμού Αμυντικών 

Επενδύσεων, στο μέλλον νοούνται το 

Γραφείο Υπουργού, οι συνιστώμενες με την 

παρ. 3 Γενικές Διευθύνσεις και τα Γενικά 

Επιτελεία, κατά λόγο των αρμοδιοτήτων που 

μεταφέρονται σε αυτά σύμφωνα με τις παρ. 

2, 5 και 7. 

10. Οι διατάξεις του π.δ. 151/2002 (Α΄ 249) 

και κάθε άλλη αντίθετη με το παρόν άρθρο 

ρύθμιση καταργούνται.» 

Άρθρο 70 

Κατανομή ειδικών κατηγοριών μαθητών ΣΣΑΣ - 

Τροποποίηση παρ. 5 άρθρου 21 ν.δ. 562/1970 

Η παρ. 5 του άρθρου 21 του ν.δ. 562/1970 (Α΄ 127) 

τροποποιείται με την προσθήκη της αναφοράς στα 

αδέλφια θανόντων στρατιωτικών και 

διαμορφώνεται ως εξής: 

«5. Οι μαθητές που είναι τέκνα ή αδέλφια θανόντων 

στρατιωτικών των Ενόπλων Δυνάμεων στον πόλεμο 

Τροποποιείται η παρ. 5 του άρθρου 21 του 

ν.δ. 562/1970, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 21 

Κατανομή στους Κλάδους των Ενόπλων 

Δυνάμεων 

1. Οι επιτυχόντες κατά τας προαγωγικάς 

εξετάσεις μαθηταί της IV τάξεως του 

τμήματος Ιατρικής της Στρατιωτικής Σχολής 

αξιωματικών σωμάτων προάγονται εις την V 
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ή στην ειρήνη κατά την εκτέλεση διατεταγμένης 

υπηρεσίας και λόγω αυτής, κατανέμονται ή 

επανακατανέμονται έως την ονομασία τους σε 

Αξιωματικούς στον Κλάδο που υπηρετούσε ο θανών 

γονέας ή αδελφός/ή τους, εφόσον το επιθυμούν, 

άλλως υπόκεινται στις παραπάνω διαδικασίες.». 

τάξιν και κατανέμονται εις τους τρεις 

κλάδους των Ενόπλων  Δυνάμεων και την 

Χωροφυλακήν, προς κάλυψιν του 

καθορισθέντος δια της προκηρύξεως του 

διαγωνισμού, δι’ έκαστον  τούτων αριθμού 

θέσεων, δια του συστήματος κληρώσεως 

ενεργουμένης παρ’ επιτροπής μιας εκ των 

καταρτιζομεων προς τούτο τριών επιλογικών 

ομάδων, ήτοις πεντάδων, εξάδων, επτάδων 

και κατά προτίμησιν ενός εκάστου, 

τηρουμένης της σειράς  αρχαιότητος ην 

κέκτηται εν εκάστη επιλογική ομάδι. 

2. Η κατά την προηγουμένην παράγραφον  

επιτροπή είναι  εξαμελής αποτελουμένη εκ  

του διοικητού της Σχολής ως Προέδρου, του 

διευθυντού σπουδών της Σχολής και 

τεσσάρων ανωτέρων αξιωματικών 

αντιπροσώπων των Αρχηγείων Στρατού, 

Ναυτικού, Αεροπορίας και Χωροφυλακής 

οριζομένων υπό του Αρχηγού Ενόπλων 

Δυνάμεων, προτάσει των οικείων 

Αρχηγείων. Γραμματεύς της επιτροπής 

ορίζεται κατώτερος αξιωματικός εκ των 

υπηρετούντων εν τη Σχολή.  

3. Οι μαθηταί των τμημάτων οδοντιατρικού,  

φαρμακευτικού, και οικονομικού 

κατανέμονται εις τους τρεις κλάδους 

Ενόπλων Δυνάμεων και την Χωροφυλακήν  

προς κάλυψιν του καθορισθέντος δια της 

προκηρύξεως του διαγωνισμού δι’ έκαστον 

τούτων αριθμού θέσεων, κατόπιν απλής 

κληρώσεως ενεργουμένης παρά της αυτής  

ως άνω επιτροπής, μεταξύ  των 

υποβαλόντων κατά την εισαγωγήν των εν τη 

Σχολή σχετικάς δηλώσεις δια τους κλάδους 

Στρατού, Ναυτικού, Αεροπορίας και 

Χωροφυλακή εφ’ όσον ο αριθμός των 

δηλωσάντων δια τους Κλάδους τούτους 

κεχωρισμένως είναι ανώτερος των 

καθορισθεισών δι’ έκαστον τούτων θέσεων. 

Η ως άνω κλήρωσις λαμβάνει χώραν μετά 

τας προαγωγικάς εξετάσεις της ΙΙΙ τάξεως. Αι 

δηλώσεις αύται υποβάλλονται υπό της 

Σχολής εις Αρχηγείον Ενόπλων Δυνάμεων 

προς θεώρησιν μη δυνάμεναι να 

τροποποιηθώσι μετά την υποβολήν των υπό  

των ενδιαφερομένων. 
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4. Η Σχολή επί τη βάσει των αποτελεσμάτων 

της IV τάξεως του Τμήματος Ιατρικής, 

καταρτίζει πίνακα εις ον εγγράφονται οι 

προαγόμενοι εις την V τάξιν κατά σειράν 

επιτυχίας. Εν περιπτώσει ισοβαθμίας 

αρχαιότερος λογίζεται ο μαθητής ο 

συγκεντρών μεγαλυτέραν βαθμολογίαν εις 

την ομάδα των επιστημονικών μαθημάτων. 

Εάν και αύθις υφίσταται ισοβαθμία 

αρχαιότερος λογίζεται ο συγκεντρών 

μεγαλυτέραν βαθμολογίαν εις τα 

στρατιωτικά προσόντα, εν περιπτώσει δε και 

νέας ισοβαθμίας ο αρχαιότερος 

εξευρίσκεται δια κληρώσεως. 

5. Οι μαθητές που είναι τέκνα θανόντων 

στρατιωτικών των Ενόπλων Δυνάμεων στον 

πόλεμο ή στην ειρήνη κατά την εκτέλεση 

διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 

κατανέμονται ή επανακατανέμονται έως την 

ονομασία τους σε Αξιωματικούς στον Κλάδο 

που υπηρετούσε ο θανών γονέας τους, 

εφόσον το επιθυμούν, άλλως υπόκεινται 

στις παραπάνω διαδικασίες.» 

Άρθρο 71 

Κατανομή ειδικών κατηγοριών μαθητών ΣΑΝ - 

Τροποποίηση άρθρου 2 ν.δ. 1032/1971 

Στο άρθρο 2 του ν. 1032/1971 (Α’ 232) 

επέρχονται οι εξής αλλαγές: α) ο τίτλος και το 

περιεχόμενο του άρθρου μεταφέρονται από την 

καθαρεύουσα στη δημοτική, β) στο πρώτο 

εδάφιο της παρ. 1 οι λέξεις «αξιωματικοί 

νοσηλεύτριες» αντικαθίστανται από τις λέξεις 

«αξιωματικοί Νοσηλευτικής» και οι λέξεις «τις 

απόφοιτες» από τις λέξεις «τους αποφοίτους», γ) 

στην παρ. 2: γα) η λέξη «όσες» αντικαθίσταται 

από τις λέξεις «όσοι» και η λέξη «της» 

αντικαθίσταται από τις λέξεις «του», γβ) 

προστίθεται δεύτερο εδάφιο, γ) στην παρ. 3 η 

λέξη «της» αντικαθίσταται από τις λέξεις «του» 

και η λέξη «η» αντικαθίσταται από τις λέξεις «ο», 

δ) στην παρ. 4 οι λέξεις «Αι ευδοκίμως 

αποφοιτώσαι» αντικαθίστανται από τις λέξεις 

«Οι ευδοκίμως αποφοιτήσαντες», οι λέξεις «της 

Επιβλεπούσης» από τις λέξεις «του 

Επιβλέποντος» και οι λέξεις «αι δε 

αποτυγχάνουσες» από τις λέξεις «οι δε 

Τροποποιείται το άρθρο 2 του ν. 1032/1971, 

το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 2 

Προέλευση 

1.  Οι αξιωματικοί νοσηλευτές των Ενόπλων 

Δυνάμεων προέρχονται από τους 

αποφοίτους της Στρατιωτικής Σχολής 

Αξιωματικών Νοσηλευτικής (Σ.Α.Ν). Η Σχολή 

αυτή είναι τετραετούς φοίτησης. 

2.  Όσοι αποφοιτούν από τη Στρατιωτική 

Σχολή Αξιωματικών Νοσηλευτικής   (Σ.Α.Ν) 

φέρουν τον βαθμό του  Ανθυπολοχαγού  ή  

τον αντίστοιχο βαθμό του Κλάδου των 

Ενόπλων Δυνάμεων στον οποίο ανήκουν.  

3. Ο βαθμός του Δοκίμου Αξιωματικού 

αντιστοιχεί προς αυτόν του  Ανθυπασπιστή. 

Όπου στον παρόντα αναφέρεται ο όρος 

Αξιωματικός  Αδελφός Νοσοκόμος νοείται 

και ο Δόκιμος Αξιωματικός.  

4.   Οι ευδοκίμως αποφοιτήσαντες από 

το Σχολείου Εφαρμογής προάγονται στο 

βαθμό του Επιβλέποντος, ανεξάρτητα από 

την ύπαρξη κενών θέσεων, οι δε  
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αποτυγχάνοντες» και το άρθρο 2 διαμορφώνεται 

ως εξής: 

«Άρθρο 2 

Προέλευση 

1. Οι αξιωματικοί Νοσηλευτικής των Ενόπλων 

Δυνάμεων προέρχονται από τους αποφοίτους της 

Στρατιωτικής Σχολής Αξιωματικών Νοσηλευτικής 

(Σ.Α.Ν). Η Σχολή αυτή είναι τετραετούς φοίτησης. 

2. Όσοιαποφοιτούν από τη Στρατιωτική Σχολή 

Αξιωματικών Νοσηλευτικής (Σ.Α.Ν) φέρουν τον 

βαθμό τουΑνθυπολοχαγού ή τον αντίστοιχο βαθμό 

του Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων στον οποίο 

ανήκουν. Οι μαθητές που είναι τέκνα ή αδέλφια 

θανόντων στρατιωτικών των Ενόπλων Δυνάμεων 

στον πόλεμο ή στην ειρήνη κατά την εκτέλεση 

διατεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα αυτής, 

κατανέμονται ή επανακατανέμονται έως την 

ονομασία τους σε Αξιωματικούς στον Κλάδο όπου 

υπηρετούσε ο θανών γονέας ή αδελφός τους, 

εφόσον το επιθυμούν. 

3. Ο βαθμός του Δοκίμου Αξιωματικού αντιστοιχεί 

προς τον βαθμό του Ανθυπασπιστή. Όπου στον 

παρόντα αναφέρεται ο όρος Αξιωματικός Αδελφή 

Νοσοκόμος, νοείται και ο Δόκιμος Αξιωματικός.  

4. Οι ευδοκίμως αποφοιτήσαντες από το Σχολείο 

Εφαρμογής προάγονται στον βαθμό του 

Επιβλέποντος, ανεξάρτητα από την ύπαρξη κενών 

θέσεων, οι δε αποτυγχάνοντες φοιτούν στην 

επόμενη σειρά και αν αποτύχουν και πάλι, 

αποστρατεύονται.» 

αποτυγχάνοντες φοιτούν στην επόμενη 

σειρά και αν αποτύχουν και πάλι 

αποστρατεύονται.» 

Άρθρο 73 

Στελέχωση θέσεων Πολεμικού Μουσείου - 

Αντικατάσταση άρθρου 7 ν.δ. 132/1969 

Το άρθρο 7 του ν.δ. 132/1969 (Α΄ 35) αντικαθίσταται 

ως εξής: 

«Άρθρο 7 

1. Στο Πολεμικό Μουσείο συστήνονται οι ακόλουθες 

θέσεις: 

α) Μία (1) θέση διευθυντή. Ως διευθυντής 

τοποθετείται μόνιμος εξ εφέδρων ανώτατος ή 

ανώτερος αξιωματικός, με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας μετά από εισήγηση 

του Διοικητικού Συμβουλίου. 

 

Αντικαθίσταται το άρθρο 7 του ν.δ. 

132/1969, το οποίο είχε ως εξής: 

1. Παρά των Πολεμικώ Μουσείω 

συνιστώνται αι ακόλουθοι θέσεις: 

α. Μία θέσις διευθυντού επί βαθμώ 2ω. 

β. Μία θέσις συντηρητού καλλιτέχνου επί 

βαθμώ 4ω - 2ω.  Εις τας θέσεις ταύτας 

διορίζονται πτυχιούχοι Ανωτάτης Σχολής, δι` 

αποφάσεως του Διοικητικού Συμβουλίου 

εγκρινομένης υπό του Υπουργού Εθνικής 

Αμύνης. 

2. Τοποθετούνται διά διαταγής του 

Υπουργού Εθνικής Αμύνης: 
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β) Μία (1) θέση συντηρητή – καλλιτέχνη. Ως 

συντηρητής – καλλιτέχνης τοποθετείται υπάλληλος 

των κλάδων ΠΕ Καλών Τεχνών ή ΠΕ ή ΤΕ Συντηρητών 

Αρχαιοτήτων και Έργων Τέχνης, με βαθμό 

τουλάχιστον Β΄, με απόφαση του Υπουργού 

Εθνικής Άμυνας μετά από εισήγηση του 

Διοικητικού Συμβουλίου. 

2. Στο Πολεμικό Μουσείο τοποθετούνται επιπλέον: 

α) Τέσσερις (4) ανώτεροι αξιωματικοί των τριών 

Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, ως Έφοροι. 

β) Ένας (1) ανώτερος αξιωματικός Οικονομικού εκ 

των τριών Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, ως 

προϊστάμενος του Τμήματος Οικονομικών 

Υπηρεσιών. 

γ) Ένας (1) αξιωματικός του Κοινού Νομικού 

Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων, ως νομικός 

σύμβουλος. 

δ) Δύο (2) κατώτεροι αξιωματικοί Οικονομικού εκ 

των τριών Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, ως 

Διαχειριστής Χρηματικού και βοηθός του, 

αντίστοιχα. 

3. Μετά από πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου 

του Πολεμικού Μουσείου, δύνανται να αποσπώνται 

σε αυτό, ως βοηθητικό προσωπικό, οπλίτες και των 

τριών Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων.  

4. Τα παραρτήματα του Πολεμικού Μουσείου 

στελεχώνονται από εν ενεργεία αξιωματικούς.». 

α. Τέσσαρες (4) ανώτεροι απόστρατοι 

αξιωματικοί εκ των τριών Κλάδων των 

Ενόπλων Δυνάμεων ως έφοροι συλλογών, 

βιβλιοθήκης και εκδόσεων, ανακαλούμενοι 

εις την ενέργειαν. 

β. Δύο (2) κατώτεροι Αξιωματικοί εν 

ενεργεία εκ των τριών Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων, εξ ων ο είς διαχειριστής 

χρηματικού και υλικού και ο έτερος βουηθός 

αυτού. 

γ. Δύο (2) κατώτεροι αξιωματικοί εν ενεργεία 

εκ των τριών Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων, ως Γραμματείς. 

δ. Είς (1) δακτυλογράφος, δύο (2) κλητήρες 

και δύο (2) Καθαρίστριαι, κατ` απόσπασιν εκ 

των Γενικών Επιτελείων. 

3. Επίσης δι` αποφάσεως του Υπουργού 

Εθνικής Αμύνης και κατόπιν ητιολογημένης 

προτάσεως του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Πολεμικού Μουσείου δύναται να 

αποσπάται παρ` αυτώ κατάλληλον 

κατώτερον υπαλληλικόν προσωπικόν, ο 

αριθμός του οποίου κανονίζεται αναλόγως 

των εκάστοτε υφισταμένων αναγκών. 

Δύναται ωσαύτως διά διαταγής του 

Υπουργού Εθνικής Αμύνης, εκδιδομένης τη 

προτάσει του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Πολεμικού Μουσείου, να αποσπάται παρ` 

αυτώ ως βοηθητικόν προσωπικόν αριθμός 

οπλιτών και των τριών Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων. Η κατά τας διατάξεις του 

παρόντος άρθρου απόσπασις υπαλλήλων 

ενεργείται κατά παρέκκλισιν των κειμένων, 

ως προς την διάρκειαν ταύτης. 

4. Η επάνδρωσις των παραρτημάτων 

πραγματοποιείται δι` αποφάσεως 

υπηρετούντων εν ενεργεία αξιωματικών, ως 

και κατά την παράγραφον 3 του παρόντος 

άρθρου.» 

Άρθρο 74 

Μετονομασία Σχολών Πολέμου Πολεμικού 

Ναυτικού και Πολεμικής Αεροπορίας - Τροποποίηση 

άρθρου 25 ν. 4609/2019 

Στο άρθρο 25 του ν. 4609/2019 (Α΄ 67) επέρχονται 

νομοτεχνικές αλλαγές, τροποποιούνται  το 

εισαγωγικό εδάφιο με τη μετονομασία των Σχολών 

Αντικαθίσταται το άρθρο 25 του ν. 

4609/2019, το οποίο είχε ως εξής: 

«Άρθρο 25 

Μετονομασία Σχολών Πολέμου 

Οι Σχολές Διοίκησης και Επιτελών των 

Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων, οι οποίες 

4805 

4808



Διοίκησης και Επιτελών των Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων και οι περ. β’ και γ’ με τη μετονομασία 

των Σχολών Πολέμου του Πολεμικού Ναυτικού και 

της Πολεμικής Αεροπορίας, και το άρθρο 25 

διαμορφώνεται ως εξής: 

«Άρθρο 25 

Μετονομασία Σχολών Πολέμου 

Οι Σχολές Πολέμου των Κλάδων των Ενόπλων 

Δυνάμεων, οι οποίες οργανώθηκαν σύμφωνα με την 

παρ. 2 του άρθρου 5 του ν. 3186/2003 (Α΄ 230), 

μετονομάζονται ως εξής: 

α) Η Σχολή Διοίκησης και Επιτελών του Στρατού 

Ξηράς σε Σχολή Πολέμου Στρατού Ξηράς (ΣΠΣΞ). 

β) Η Ναυτική Σχολή Πολέμου (ΝΣΠ) σε Σχολή 

Πολέμου Πολεμικού Ναυτικού (ΣΠΠΝ). 

γ) Η Αεροπορική Σχολή Πολέμου (ΑΣΠ) σε Σχολή 

Πολέμου Πολεμικής Αεροπορίας (ΣΠΠΑ).» 

οργανώθηκαν σύμφωνα με την παρ. 2 του 

άρθρου 5 του ν. 3186/2003, μετονομάζονται 

ως εξής: 

α. Η Σχολή Διοίκησης και Επιτελών του 

Στρατού Ξηράς σε Σχολή Πολέμου Στρατού 

Ξηράς (ΣΠΣΞ). 

β. Η Σχολή Διοίκησης και Επιτελών του 

Πολεμικού Ναυτικού σε Ναυτική Σχολή 

Πολέμου (ΝΣΠ). 

γ. Η Σχολή Διοίκησης και Επιτελών της 

Πολεμικής Αεροπορίας σε Αεροπορική 

Σχολή Πολέμου (ΑΣΠ).» 

30. Κατάργηση διατάξεων 

Διατάξεις αξιολογούμενης ρύθμισης που 

προβλέπουν κατάργηση 
Καταργούμενες διατάξεις 

Άρθρο 78 περ. α΄ 

Τα άρθρα 34, 56 έως 60 και 69 του π.δ. 

21/31.10.1932, τα οποία είχαν ως εξής: 

«Άρθρο 34 

Μετοχή 

(Άρθρο 3 παρ. β΄ και ς΄ Νόμ. 2740 Δ/μα 

5/10/1928, Νόμ. 4667 και άρθρ. 111 Νόμ. 

5481). 

α) Μηνιαία  καταβολή εκ δρχ. 50 τών από 

του βαθμού του Αρχικελευστού Α΄  

συμπεριλαμβανομένου και κάτω ως ούτοι 

ορίζονται εις τα  άρθρ. 20 και επόμενα του 

παρόντος εις οιανδήποτε κατάστασιν και αν 

ευρίσκωνται μηδέ της πολεμικής 

διαθεσιμότητος και αποστρατείας 

εξαιρουμένης, μέχρι συμπληρώσεως του 

αυτού των δύο χιλιάδων δραχμών, προς 

απόκτησιν δικαιώματος μιας Μετοχής. 

β) Μηνιαία  καταβολή εκ δραχμών 

πεντήκοντα των κατά  πρώτον 

βαθμολογουμένων αξιωματικών εις 

οιανδήποτε κατάστασιν και αν ευρίσκωνται 

μηδέ  της πολεμικής διαθεσιμότητος και 
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αποστρατείας εξαιρουμένης μέχρι της 

συμπληρώσεως του ποσού των δραχμών 

τεσσάρων χιλιάδων προς απόκτησιν 

δικαιώματος δύο  μετοχών, των δε 

προαγομένων εις τον βαθμόν  του 

αξιωματικού υπαξιωματικών μέχρι της 

συμπληρώσεως του ποσού ετέρων δύο 

χιλιάδων προς απόκτησιν  δικαιώματος 

δευτέρας Μετοχής.  

γ)  Μηνιαία  καταβολή  εκ δραχμών 

πεντήκοντα των εις την τάξιν  των ανωτέρων 

εκ της  των κατωτέρων προαγομένων 

μετόχων αξιωματικών, εις οιανδήποτε  

κατάστασιν και αν ευρίσκωνται μηδέ της 

πολεμικής διαθεσιμότητος και πολεμικής 

αποστρατείας εξαιρουμένης, μέχρι της 

συμπληρώσεως του ποσού  των δύο 

χιλιάδων  δραχμών προς απόκτησιν 

δικαιώματος τρίτης Μετοχής. 

δ) Μηνιαία καταβολή εκ δραχμών 

πεντήκοντα των εις την τάξιν των Γενικών εκ 

της των ανωτέρων προαγομένων 

αξιωματικών μετόχων εις οιανδήποτε 

κατάστασιν και αν ευρίσκωνται, μηδέ της 

πολεμικής διαθεσιμότητος και πολεμικής 

αποστρατείας εξαιρουμένης μέχρι 

συμπληρώσεως δύο χιλιάδων δραχμών 

προς απόκτησιν δικαιώματος τετάρτης 

Μετοχής.  

ε) Το τυχόν ελλείπον ποσόν των καταβολών 

λόγω Μετοχής καταβάλλεται 

ολοκληρωτικώς, μη επιτρεπομένης της κατά  

μηνιαίας δόσεις κρατήσεως εκ του 

μερίσματος. Εις την άνω όμως ταύτην 

διάταξιν δεν υπάγονται οι κατά την 

δημοσίευσιν του από 13/10/1928 Δ/τος 

λαμβάνοντες μέρισμα μερισματούχοι. 

στ) Εις τας διατάξεις των άνω εδαφίων του 

παρόντος άρθρου δεν υπάγονται οι κατά  

την 23/11/1926 μερισματούχοι, και αι 

χηρεύουσαι οικογένειαι  αυτών.   

ζ) Εκ των εν ενεργεία  μετόχων οι  

εξοφλήσαντες τας επί  τη βάσει  των 

προγενεστέρων διατάξεων μετοχάς δεν 

υποχρεούνται ειμή προς πληρωμήν των δια 

του Δ/τος της 19/11/1926 "περί εκτελέσεως 

του κωδικοποιημένου Νόμ.2740 κλπ"  
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προστιθεμένων  νέων μετοχών μιας εκ δραχ. 

2000 δια τους ανωτέρους και κατωτέρους 

αξιωματικούς, και δύο δια τους γενικούς 

αξιωματικούς. 

η) Οι εξ  εφεδρείας εις ενέργειαν 

ανακαλούμενοι και επαναφερόμενοι εις την 

κατάστασιν της εφεδρείας μερισματούχοι 

υπάγονται εις τας περί καταβολών λόγω 

Μετοχής διατάξεις  τας ισχυούσας κατά την 

εποχήν καθ` ην ετέθησαν  το πρώτον εις 

αποστρατείαν. 

Άρθρο 56 

(Αρθρ. 32 Νόμ. 5481).  

Οι νυμφευόμενοι ενεργοί μέτοχοι 

υποχρεούνται να καταβάλωσι δια τέλη 

γάμου, δι` έκαστον γάμον των, τα εξής ποσά: 

α) Οι μόνιμοι και εθελονταί υποκελευσταί, 

δίοποι και ναύται παντός κλάδου, δρχ. 500. 

ναύται δεν υποχρεούνται εις καταβολήν 

τελών γάμου, εκτός εάν καταταχθώσι μετά 

την λήξιν της θητείας των ως εθελονταί ή 

μόνιμοι, οπότε υποχρεούνται να 

καταβάλωσι τα τέλη του τελεσθέντος γάμου 

των. 

β) Οι κελευσταί παντός κλάδου δρχ. 1000. 

γ) Οι αρχικελευσταί Α και β τάξεως δρχ. 

2.000. 

ε) Οι ανώτεροι αξιωματικοί δρχ. 8.000. 

στ) Οι Γενικοί αξιωματικοί δρχ. 8.000. 

Δι`ομοφώνου αποφάσεως του Διοικητικού 

Συμβουλίου, εις ην να συμφωνή και ο 

Κυβερνητικός Επίτροπος, δύνανται να 

αυξάνωνται τα εν τοις άνω εδαφίοις 

καθοριζόμενα τέλη γάμου εφ` όσον η 

οικονομική κατάστασις του ταμείου 

επιβάλλει την αύξησιν. Τα από τάξεως εις 

τάξιν προαγωγή των μετόχων, έστω και μετά 

την αποστρατείαν και εφ`όσον δια την 

τελευταίαν ταύτην περίπτωσιν εχορηγήθη 

μέρισμα επί τη βάσει του βαθμού της 

αποστρατείας ή ανωτέρου τούτου 

συνεπάγεται την υποχρέωσιν της 

συμπληρώσεως του δια τέλη γάμου ποσού 

του αντιστοιχούντος εις την τάξιν, εις ήν 

προάγονται, εις ο υπολογίζονται τα όσα δια 
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την αιτίαν ταύτην κατεβλήθησαν εις την 

προηγουμένην τάξιν. 

Άρθρο. 57. 

(Αρθρ. 33 Νόμ. 5481).  

Τα τέλη λόγω γάμου βαρύνουσι του 

μετόχους και καταβάλλονται 

ολοκληρωτικώς υπό μεν των μελλονύμφων 

προ της χορηγίας της διοικητικής άδειάς του 

γάμου, ήν του Υπουργείον των Ναυτικών 

υποχρεούται να μη χορηγή άνευ της 

τοιαύτης καταβολής, υπό δε των 

προαγομένων ή των νεονυμφευμένων προ 

της αναγνωρίσεως των ως μετόχων εντός 

δεκαημέρου από της προαγωγής των, ή της 

εισόδου εις το Ταμείον, απαγορευομένης 

της δια μηνιαίων κρατήσεων εκ του μισθού 

ή του μερίσματος των αποστράτων 

καταβολής. Η τυχόν καθυστέρησις τούτων 

καθιστά τους υποχρέους υπερήμερους 

υποχρεουμένους να καταβάλωσιν εις το 

Ταμείον κατά την εξόφλησίν των και τόκον 

του οφειλομένου ποσού, υπολογιζόμενον 

απλώς και ουχί συνθέτως κατά τον εκάστοτε 

συμβατικόν τόκον, από της τελέσεως μεν 

του γάμου δια τους ως μετόχους 

νυμφευομένους, αφ`ής δε προήχθησαν ή 

ανεγνωρίσθησαν ως Μέτοχοι του Ταμείου 

δια τους μετά προηγούμενον γάμον 

προαγομένους ή νεοεισερχμένους εις το 

Ταμείον. 

Άρθρο 58 

(Αρθρ. 34 Νόμ. 5481).  

Εν περιπτώσει περισσοτέρων του ενός 

γάμων, υποχρεούνται οι μέτοχοι να 

καταβάλωσι τα ως άνω τέλη γάμου 

δι`έκαστον γάμον, αδιαφόρως του εάν εκ 

των γάμων τούτων απέκτησαν ή ου 

διαδόχους. Ο θάνατος της συζύγου ή η 

διάζευξις η τυχόν μη απόκτησις διαδόχων 

ουδέν δικαίωμα δημιουργεί απαλλαγής εκ 

της υποχρεώσεως προς πληρωμήν των 

τελών γάμου ή επιστροφής των 

καταβληθέντων, και εάν ότι τα γεγονότα 

ταύτα συνέβησαν προτού ούτοι αποκτήσωσι 

την ιδιότητα του μετόχου. 

Η τυχόν γενομένη αναγνώρισις γάμου των 

δικαστικών συμβούλων του Π.Ν. υπό του 
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Μετοχικού Ταμείου Στρατού θεωρείται 

γενομένη και ιδία τας προς το Μ.Τ.Π.Ν. 

σχετικάς με το αυτό ποσόν υποχρεώσεις 

τούτων αι δε δια την αιτίαν ταύτην 

καταβολαί τούτων εις το Μετοχικόν Ταμείον 

Στρατού μεταφέρονται εις πίστωσιν της 

αντιστοίχου υποχρεώσεως εις το Μ.Τ.Π.Ν. 

Δια τον διαλυθέντα λόγω θανάτου η 

διαζυγίου γάμον, εφ`όσον δεν αφήκε 

κληρονόμους, δεν υποχρεούται ο μέτοχος 

εις καταβολή διαφοράς τελών γάμου κατά 

τας ενδεχομένας προαγωγάς αυτού. 

Άρθρο 59 

(Αρθρ. 35 Νόμ. 5481).  

Οι μέτοχοι ενεργοί η απόστρατοι, οι οποίοι 

εξώφλησαν πλήρως τας δια τέλη γαμου 

υποχρεώσεις των προς το Μ.Τ.Π.Ν. επί τη 

βάσει των κατά την εξόφλησιν ισχυουσών 

διατάξεων, θεωρούνται ως εξοφλήσαντες 

ταύτας επί τη βάσει του παρόντος, εκτός αν, 

μετά την ισχύν του παρόντος, προαχθώσιν 

εις τάξιν, δι`ήν ορίζονται πλειότερα τέλη, 

οπότε υποχρεούνται εις καταβολήν της δια 

του παρόντος οριζομένης διαφοράς μεταξύ 

της τάξεως, εξ ής προήχθησαν και εκείνης εις 

ήν προήχθησαν. 

Οι εξ εφεδρείας εις ενέργειαν 

ανακαλούμενοι αποτρατοι μέτοχοι, εφ`όσον 

κατά την πρώτην απσοτρατείαν των είχον 

καταβάλει τα τέλη γάμου τα ισχύοντα τότε 

δια τον βαθμόν ού έλαβον το μέρισμα, δεν 

υποχρεούνται εις την καταβολήν των δια του 

παρόντος οριζομένων, εκτός εάν 

προαχθώσιν εις τάξιν ανωτέραν εκείνης ής 

το Μέρισμα έτυχον κατά την πρώτη 

αποστρατείαν των. 

Άρθρο 60 

(Αρθρ. 36 Νόμ. 5481).  

Προς ενεργούς μετόχους ως προς τας λόγω 

γάμου υποχρεώσεις, εξομοιούνται και οι εν 

αποστρατεία η πολεμική απσοτρατεία και 

πολεμική διαθεσιμότητι νυμφευόμενοι 

μέτοχοι. 

Εξαιρετικώς δια τους εν αποστρατεία 

νυμφευθέντας αποστράτους, οίτινες 

ετέλεσαν τον γάμον των μετά την 1/1/1926, 
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και προ της δημοσιεύσεως του παρόντος, η 

υποχρέωσις πληρωμής τόκου επί των 

οφειλομένων τελών γάμου άρχεται από της 

δημοσιεύσεως του παρόντος. Τα τέλη γάμου 

των ανωτέρω μετά των αναλογούντων 

τόκων καταβάλλονται ολοκληρωτικώς 

απαγορευομένης της κατά μηνιαίας δόσεις 

εκ του μερίσματος κρατήσεως.  

Άρθρο 69 

1. Πας δικαιούμενος εκ διαφόρων αιτίων να 

λάβη παρά του Μετοχικού Ταμείου 

Βασιλικού Ναυτικού πλείονα του ενός 

μερίσματα, λαμβάνει εν και μόνον της 

εκλογής αφιεμένης εις αυτόν. Η τοιαύτη 

εκλογή υπέρ ωρισμένου μερίσματος 

συνεπάγεται οριστικήν παραίτησιν εκ της 

ιδιότητας του μερισματούχου δια τα 

πλείονα του ενός μερίσματα και των 

συνεπειών αυτής. 

2. Ουδείς λαμβάνει Μέρισμα εκ του 

Μ.Τ.Π.Ν. αν λαμβάνη τοιούτο εκ του 

Μετοχικού Ταμείου του κατά γην στρατού ή 

του Μετοχικού Ταμείου Πολιτικών 

υπαλλήλων, ή του Ναυτικού Απομαχικού 

Ταμείου μη επιτρεπομένης της παραιτήσεως 

εκ του μερίσματος των άνω Ταμείων χάριν 

της λήψεως τοιούτου εκ του Μ.Τ.Π.Ν. 

3. Η διάταξις του εδαφ. 2 του παρόντος 

άρθρου δεν ισχύει δια τας χηρευούσας 

οικογενείας τας λαμβανούσας ήδη Μέρισμα 

εκ του Μ.Τ.Π.Ν. Εις τας χηρευούσας 

οικογενείας των αποδεδειγμένως ενώπιον 

του εχθρού φονευομένων μετόχων εις 

αυτάς και μόνον επιτρέπεται να λαμβάνωσι 

μέρισμα και παρ`ενός ή πλειόνων Ταμείων, 

αλλά θα λαμβάνωσι παρά του Μ.Τ.Π.Ν. 

τόσον μόνον   ποσόν, όσον απαιτείται ίνα 

σχηματισθή εξ αυτού και του λαμβανομένου 

παρ`άλλου Ταμείου το ποσόν όπερ θα 

εδικαιούτο εκ του Μ.Τ.Π.Ν. αν δεν ελάμβανε 

παρ`άλλου Ταμείου, εκτός εάν προ της 

ισχύος του παρόντος παρητήθησαν του 

μερίσματος των άλλων Ταμείων οπότε 

λαμβάνουν εκ του ΜΤ.Π.Ν. ολόκληρον το 

αναλογούν αυταίς Μέρισμα.» 
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Άρθρο 78 περ. β΄ Οι παρ. 1 έως 5 του άρθρου 2 του ν.δ. 

4198/1961 οι οποίες είχαν ως εξής: «Άρθρον  

2 

1. Αντιστράτηγοι διατελέσαντες Αρχηγοί Γεν. 

Επιτελείων, Γενικοί Επιθεωρηταί Στρατού, 

Διοικηταί Στρατιάς, Αρχηγοί της Βασιλικής 

Χωροφυλακής και Γενικοί Διευθυνταί του  

τέως  Υπουργείου  Στρατιωτικών και τα μέλη 

της οικογενείας αυτών δικαιούνται 

μερίσματος καθοριζομένου βάσει 32 

μεριδίων. 

2.   Εις  τους  ανωτέρω  εφ`  όσον η σύνταξις 

των προσαυξάνεται κατά ποσοστόν 10% ή 

20% και το μέρισμά των  προσαυξάνεται  

κατά  εν  ή  δύο μερίδια αντιστοίχως. 

3. Εάν η εις τον μέτοχον ή μερισματούχον και 

τα μέλη της οικογενείας αυτού  

αναγνωρισθείσα σύνταξις έχη προσαυξηθή 

λόγω ευδοκίμου παραμονής εις τον 

κατεχόμενον βαθμόν, 

α) κατά το σύνολον της διαφοράς μισθού 

του ανωτέρω  βαθμού  ή  κατά 

20% του μισθού του κατεχομένου βαθμού, 

λόγω εξαντλήσεως της ιεραρχίας, 

προσαυξάνεται  το  μέρισμά  των  εις 

ολόκληρον την διαφοράν μεταξύ των 

μεριδίων του κατεχομένου βαθμού και του 

ανωτέρω τοιούτου, 

β) εάν έχη προσαυξηθή κατά το ήμισυ της 

διαφοράς μισθού του ανωτέρω βαθμού ή 

κατά 10% του μισθού του κατεχομένου 

βαθμού  λόγω  εξαντλήσεως της ιεραρχίας, 

το μέρισμά των προσαυξάνεται κατά το 

ήμισυ της διαφοράς των μεριδίων του 

αμέσως ανωτέρω τοιούτου. 

4.  Προκειμένου  περί  Αντιστρατήγου  μη  

διατελέσαντος εις τινα των ανωτέρω θέσεων 

ως και τα μέλη της  οικογενείας  αυτού,  η  

προσαύξησις συνίσταται  εις  το ήμισυ μεν 

της διαφοράς μεριδίων του βαθμού του και  

του Αντιστρατήγου Αρχηγού Γενικού 

Επιτελείου, εφ` όσον έχει  κανονισθή αυτώ  

σύνταξις  επί αποδοχών Αντιστρατήγου 

προσηυξημένων κατά 10% λόγω 

εξαντλήσεως ιεραρχίας, καθ`  ολόκληρον  δε  

την  διαφοράν,  εφ`  όσον σύνταξις  
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εκανονίσθη επί αποδοχών του αυτού 

βαθμού, προσηυξημένων κατά 20% διά τον 

αυτόν λόγον.  

5. Αι διατάξεις των ανωτέρω παραγράφων 1 

έως 4 έχουσιν εφαρμογήν και δια τους προ 

της ισχύος του παρόντος Ν.Δ.  καταστάντας  

μερισματούχους και τας οικογενείας των εκ 

τούτων αποβιωσάντων. Κυρούνται αι 

αποφάσεις του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Ταμείου δι` ων εχορηγήθησαν 

προσαυξήσεις μερίσματος κατά τας 

διατάξεις των παρ. 3 και 4 του παρόντος 

άρθρου.» 

Άρθρο 78 περ. γ΄ Η παρ. 2 του άρθρου 29 του ν.δ. 1400/1973, 

η οποία είχε ως εξής: 

«2. Οι αξιωματικοί οι διατελούντες εις 

μακράν αναρρωτικήν άδειαν οφείλουν να 

παρουσιασθούν εις την Ανωτάταν 

Υγειονομικήν Επιτροπήν εντός πενθημέρου 

από της λήξεως της αδείας των» 

Άρθρο 78 περ. δ΄ Ο ν. 1295/1982, ο οποίος είχε ως εξής:  

«Περί Εθνοφυλακής (Α΄ 126) 

Άρθρο 1 

Σκοπός - Οργάνωση - Αποστολή  

Εθνοφυλακής. 

1. Για την ενίσχυση και υποβοήθηση στην 

ειρήνη στην επιστράτευση (γενική, μερική) 

και στον πόλεμο των Ενόπλων Δυνάμεων 

στην εκπλήρωση της αποστολής των 

συγκροτείται από τον καιρό της ειρήνης η 

Εθνοφυλακή σαν οργανική Ένοπλη Δύναμη 

του Στρατού Ξηράς. 

2. Η Εθνοφυλακή οργανώνεται σε Μονάδες 

Τύπου Α (συνόρων-νησιών) με επάνδρωση 

97% και Μονάδες Τύπου Β (εσωτερικού) με 

επάνδρωση 10-30% από την προβλεπόμενη 

στον πόλεμο σύνθεση οι οποίες 

χαρακτηρίζονται ως Ειδικές Στρατιωτικές. Οι 

Μονάδες Εθνοφυλακής είναι βασικά 

στατικές των οποίων τα όρια ευθύνης κατ’ 

αρχήν πρέπει να συμπίπτουν με τα όρια της 

διοικητικής διαιρέσεως της χώρας. Για τη 

συγκρότηση και οργάνωση των Μονάδων 

Εθνοφυλακής εφαρμόζεται η διαδικασία 

που ισχύει κάθε φορά για τη συγκρότηση και 

οργάνωση των Μονάδων του ενεργού 
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Στρατού. Με βάση την ανωτέρω διαδικασία 

καθορίζεται για κάθε Μονάδα Εθνοφυλακής 

ο Πίνακας Οργανώσεως και  Υλικού (ΠΟΥ). 

3.  Αποστολή της Εθνοφυλακής είναι: 

α. Η συμβολή στην Άμυνα της χώρας και η 

ενίσχυση και υποβοήθηση των Ενόπλων 

Δυνάμεων στην εκπλήρωση της αποστολής 

των. 

β.  Η συμβολή στην παθητική άμυνα και 

αντιμετώπιση έκτακτων αναγκών 

(πυρκαγιές θεομηνίες σεισμοί κ.λ.π.). 

γ. Η υποβοήθηση του έργου του Στρατού σε 

περίπτωση μερικής ή γενικής 

επιστρατεύσεως. 

4. Οι επί μέρους αποστολές της 

εθνοφυλακής καθορίζονται με λεπτομέρειες 

στα σχέδια επιχειρήσεων. 

5. Οι Εθνοφύλακες χρησιμοποιούνται στις 

αποστολές που καθορίζονται παραπάνω με 

την προϋπόθεση ότι ο τόπος εκτελέσεως της 

υπηρεσίας βρίσκεται μέσα σε λογική 

απόσταση από τον τόπο διαμονής των. Κατ’ 

εξαίρεση στην επιστράτευση (γενική, 

μερική) και στον πόλεμο είναι δυνατό να 

χρησιμοποιηθούν και εκτός περιοχής των 

για όσο χρόνο κρίνεται αναγκαίοι με διαταγή 

του οικείου Σχηματισμού. 

6. Η υπαγωγή των Μονάδων Εθνοφυλακής 

καθορίζεται με τον Πίνακα Οργανώσεως και  

Υλικού αυτών. Η επιχειρησιακή υπαγωγή 

ρυθμίζεται με τα ισχύοντα σχέδια. 

           Άρθρο 

2 

Επάνδρωση Εθνοφυλακής – Εκπαίδευση 

Προσωπικού. 

1. Οι Μονάδες Εθνοφυλακής 

επανδρώνονται με: 

α. Προσωπικό από τον  Ενεργό Στρατό. 

β. Προσωπικό από την εφεδρεία των τριών 

Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων εφόσον 

δεν υπηρετεί και από προσωπικό που δεν 

έχει εκπληρώσει τις στρατιωτικές του 

υποχρεώσεις. 
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2. Στις Μονάδες Εθνοφυλακής για την 

κάλυψη ειδικών αναγκών προσλαμβάνεται 

και υπηρετεί προσωπικό με ειδικές γνώσεις 

που αμείβεται όπως καθορίζει η ισχύουσα 

Νομοθεσία.  

3. Το αναγκαίο προσωπικό και υλικό για την 

επάνδρωση και τον εξοπλισμό των 

Μονάδων Εθνοφυλακής προβλέπεται στους 

Πίνακες Οργανώσεως και Υλικού (ΠΟΥ) 

αυτών. 

4. Το προσωπικό του Ενεργού Στρατού 

τοποθετείται στις Μονάδες 

Εθνοφυλακής με διαταγές του Γενικού 

Επιτελείου Στρατού. 

5. Το προσωπικό που καλείται να 

υπηρετήσει στην Εθνοφυλακή πρέπει να 

έχει συμπληρώσει το δέκατο όγδοο έτος της 

ηλικίας του και να μην έχει υπερβεί το 

τεσσαρακοστό πέμπτο. Με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας επιτρέπεται κατ` 

εξαίρεση να κληθεί για κατάταξη προσωπικό 

με συμπληρωμένο το τεσσαρακοστό πέμπτο 

έτος της ηλικίας του και μέχρι τη 

συμπλήρωση του εξηκοστού έτους αυτού, 

όταν στην περιοχή δεν επαρκεί προσωπικό 

προς στράτευση από τις άλλες 

προβλεπόμενες ηλικίες. 

6. Οι καλούμενοι να υπηρετήσουν στην  

Εθνοφυλακή παραμένουν στην υπηρεσία το 

λιγότερο ένα (1) χρόνο. Αυτοί 

αντικαθίστανται περιοδικά ανάλογα με τις 

ανάγκες και τις δυνατότητες κάθε περιοχής. 

Το ανώτατο όριο για συνεχή υπηρεσία 

αυτών ορίζεται από τη Στρατιωτική 

Υπηρεσία και εξαρτάται από το υπάρχον 

ανθρώπινο δυναμικό προς στράτευση κατά 

περιοχή οι λεπτομέρειες για τα αντικείμενα 

αυτά καθορίζονται στον Κανονισμό περί 

Εθνοφυλακής. 

7. Οι καλούμενοι προς κατάταξη στην  

Εθνοφυλακή πρέπει να κρίνονται 

κατάλληλοι από υγειονομικής πλευράς 

εξεταζόμενοι και κατά τα οριζόμενα από τον 

Κανονισμό περί  Εθνοφυλακής. 

8. Για τη επάνδρωση των Μονάδων  

Εθνοφυλακής καλείται προσωπικό που 
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διαμένει στην περιοχή με διαταγή του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας οι έφεδροι 

κατατάσσονται με το βαθμό που είχαν 

αποκτήσει στις Ένοπλες Δυνάμεις κατά το 

χρόνο υπηρεσίας τους σε αυτές. Αυτοί που 

δεν έχουν υπηρετήσει στις ένοπλες 

Δυνάμεις μετά από στοιχειώδη εκπαίδευση 

δίνουν τον καθιερωμένο όρκο του οπλίτη. 

Λοιπές λεπτομέρειες καθορίζονται στον 

Κανονισμό περί Εθνοφυλακής. 

10. Το προσωπικό των Μονάδων 

Εθνοφυλακής εκπαιδεύεται όπως ο 

Κανονισμός περί Εθνοφυλακής και οι 

Διαταγές του Γενικού Επιτελείου Στρατού 

καθορίζουν. 

11. Με απόφαση του Υπουργού  Εθνικής 

Άμυνας είναι δυνατό να εξαιρεθούν από την 

πρόσκληση στην Εθνοφυλακή ειδικές 

κατηγορίες πολιτών οι οποίες προσφέρουν 

κοινωνικό έργο ή απασχολούνται σε ζωτικές 

εργασίες και αυτοί που δεν υποχρεώνονται 

να στρατευθούν όπως καθορίζουν οι 

διατάξεις του Ν.Δ. 720/1970 περί 

Στρατολογίας. 

Άρθρο 3 

Εθνοφύλακες ως Στρατιωτικοί σε ενέργεια 

 

1. Οι καλούμενοι να υπηρετήσουν στην 

εθνοφυλακή οπλίτες ονομάζονται 

Εθνοφύλακες. 

2. Με διαταγή του Υπουργού Εθνικής 

Άμυνας/ Γενικού  Επιτελείου Στρατού 

καθορίζεται το διακριτικό σήμα των  

Εθνοφυλάκων στην υπηρεσία. 

3. Οι Εθνοφύλακες θεωρούνται στρατιωτικοί 

σε ενέργεια και υπάγονται στους 

στρατιωτικούς νόμους και κανονισμούς 

μόνο κατά το χρόνο που εκτελούν 

διατεταγμένη υπηρεσία. Θεωρούνται ότι 

εκτελούν διατεταγμένη υπηρεσίαι αυτοί 

στους οποίους έχει ανατεθεί ή εκτέλεση 

αποστολής ή υπηρεσίας και για όσο χρονικό 

διάστημα διαρκεί ή εκτέλεση της αποστολής 

ή της υπηρεσίας τους αυτής. 

Άρθρο 4 
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Χρόνος στρατιωτικής υπηρεσίας. 

Για το χρόνο υπηρεσίας τους οι 

Εθνοφύλακες υπάγονται στις ισχύουσες για  

αυτούς διατάξεις του Ν.Δ. 72Ο/1970 περί 

Στρατολογίας. 

Άρθρο 5 

Καθήκοντα - Υποχρεώσεις  Εθνοφυλάκων. 

1. Ο Εθνοφύλακες υπάγονται στις 

προβλεπόμενες από τους στρατιωτικούς 

κανονισμούς και νόμους διατάξεις και 

οφείλουν να συμμορφώνονται με τις 

διαταγές των προϊσταμένων τους σε ότι 

αφορά στην εκτέλεση της αποστολής και 

υπηρεσίας. 

2. Η χρησιμοποίηση από τους Εθνοφύλακες 

των μέσων και υλικών της υπηρεσίας για 

σκοπούς μη υπηρεσιακούς απαγορεύεται. 

Οι αδικαιολόγητες φθορές στα υλικά αυτά 

της υπηρεσίας οι οποίες γίνονται από κακή 

χρήση η πλημμελή συντήρηση, 

καταλογίζονται στους υπεύθυνους. 

3. Αυτοί που στρατεύονται και υπηρετούν 

στην Εθνοφυλακή δεν εξαιρούνται από τις 

προσκλήσεις (ατομικές ή γενικές) προς 

κατάταξη στις ένοπλες Δυνάμεις. 

Άρθρο 6 

Προβλεπόμενες κυρώσεις - Διαδικασία 

επιβολής  ποινών 

1. Όσοι, καλούμενοι προς κατάταξη στην  

Εθνοφυλακή βραδύνουν να προσέλθουν ή 

δεν προσέρχονται καθόλου ή αρνούνται να 

παραλάβουν την ατομική πρόσκληση 

κηρύσσονται ανυπότακτοι κατά τα 

ειδικότερα από το Ν.Δ. 720/1970 περί 

στρατολογίας οριζόμενα. 

Σε καιρό πολέμου ή επιστρατεύσεως 

(γενικής ή μερικής) κάθε νομίμως 

καλούμενος προς κατάταξη στην 

εθνοφυλακή θεωρείται στρατιωτικός όσον 

αφορά μόνον στο έγκλημα της ανυποταξίας 

από την 1η ημέρα της προθεσμίας 

προς κατάταξη. 
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2. Σε περίπτωση που οι Εθνοφύλακες δεν 

προσέρχονται σε τακτή προθεσμία προς 

κατάταξη εκτιμώνται από το Υπουργείο 

Εθνικής Άμυνας ο λόγοι ανωτέρας βίας 

απόλυτης αδυναμίας και τα ανυπέρβλητα 

εμπόδια σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν.Δ. 

720/1970 περί Στρατολογίας. 

Άρθρο 7 

Δικαιώματα  Εθνοφυλάκων. 

1. Οι Εθνοφύλακες δεν δικαιούνται από το 

Δημόσιο αποδοχές διατροφή, ιματισμό και 

υπόδηση. 

2. Στους χρησιμοποιούμενους σε τακτικές η 

ειδικές αποστολές δύναται με απόφαση του 

Υπουργού εθνικής Άμυνας να χορηγούνται 

αποδοχές τροφή ιματισμός και υπόδηση. 

3. Οι Εθνοφύλακες που εκτελούν αποστολή 

η υπηρεσία και για όσο χρόνο διαρκεί αυτή 

δικαιούνται προσωπική υγειονομική 

περίθαλψη εάν ασθένησαν ή έπαθαν κατά 

τη διάρκεια της υπηρεσίας τους και ένεκα 

αύτης.  Η έκταση και το είδος της 

προσωπικής υγειονομικής περιθάλψεως 

που παρέχεται διέπεται από τις διατάξεις 

που ισχύουν κάθε φορά για την υγειονομική 

περίθαλψη των Εφέδρων και Κληρωτών 

οπλιτών. 

4. Για τους Εθνοφύλακες οι οποίοι κατά το 

χρόνο της στην προηγούμενη 

παράγραφο του άρθρου τούτου υπηρεσίας 

των φονεύονται αποθνήσκουν 

αιχμαλωτίζονται εξαφανίζονται ή 

καθίστανται ανάπηροι παρέχονται τα 

προβλεπόμενα από το Ν Δ. 720/1970 περί 

Στρατολογίας ευεργετήματα καθώς και το 

δικαίωμα συντάξεως, σύμφωνα με τις 

σχετικές διατάξεις που ισχύουν για τους 

Στρατιωτικούς των Ενόπλων Δυνάμεων. 

5. Στους Εθνοφύλακες απονέμονται ηθικές 

αμοιβές όπως προβλέπονται από τις ειδικές 

διατάξεις των στρατιωτικών κανονισμών. 

Ειδικό αναμνηστικό Δίπλωμα ή Μετάλλιο 

είναι δυνατό να απονεμηθεί μετά από 

απόφαση του  Υπουργού Εθνικής Άμυνας. 

Άρθρο 8 
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Τελικές διατάξεις 

1. Οι λεπτομέρειες για την εφαρμογή του 

παρόντος νόμου καθορίζονται 

στον Κανονισμό περί Εθνοφυλακής ο οποίος 

κυρώνεται από τον Υπουργό Εθνικής  

Άμυνας. Μέχρι την έκδοση αυτού τυχόν 

ανακύπτοντα ζητήματα ρυθμίζονται δια 

Διαταγών του Γενικού Επιτελείου στρατού. 

2. Οι υπηρετήσαντες στα τάγματα 

Εθνοφυλακής Αμύνης (ΤΕΑ) και Τάγματα 

Εθνοφυλακής (ΤΕ) κατά τις διατάξεις του 

καταργούμενου Ν.Δ. 485/1970 θεωρείται 

ότι υπηρέτησαν στις Μονάδες  Εθνοφυλακής 

που διέπονται από τον παρόντα νόμο. 

3. Σε ορισμένες ειδικές περιπτώσεις και με 

απόφαση του Υπουργού Εθνικής Άμυνας 

δύναται Μονάδες Εθνοφυλακής να 

αφοπλίζονται. 

4. Το Νομοθετικό Διάταγμα 485/1970 περί 

Εθνοφυλακής καθώς και κάθε άλλη διάταξη 

νόμου που ρύθμιζε με άλλο τρόπο θέματα  

Εθνοφυλακής που ρυθμίζονται με τον 

παρόντα νόμο καταργούνται. 

Άρθρο 9 

Έναρξη Ισχύος. 

Η ισχύς του παρόντος νόμου αρχίζει από τη 

δημοσίευσή του στην Εφημερίδα της 

Κυβερνήσεως.» 

Άρθρο 78 περ. ε΄ Η παρ. 5 του άρθρου 8 του ν. 3257/2004, η 

οποία είχε ως εξής: 

«5. Το προσωπικό που καλείται να 

υπηρετήσει στην Εθνοφυλακή πρέπει να 

έχει συμπληρώσει το δέκατο όγδοο έτος της 

ηλικίας του και να μην έχει υπερβεί το 

τεσσαρακοστό πέμπτο. Με απόφαση του 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας επιτρέπεται κατ` 

εξαίρεση να κληθεί για κατάταξη προσωπικό 

με συμπληρωμένο το τεσσαρακοστό πέμπτο 

έτος της ηλικίας του και μέχρι τη 

συμπλήρωση του εξηκοστού έτους αυτού, 

όταν στην περιοχή δεν επαρκεί προσωπικό 

προς στράτευση από τις άλλες 

προβλεπόμενες ηλικίες 
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Άρθρο 78 περ. στ΄ Τα άρθρα 15 και 30 του ν. 4609/2019 τα 

οποία είχαν ως εξής:  

«Άρθρο 15 

 Γραφεία Νομικής Προστασίας Στελεχών 

 1. Στα Γενικά Επιτελεία των Ενόπλων 

Δυνάμεων συνιστώνται Γραφεία Νομικής 

Προστασίας Στελεχών (ΓΝΟΠΣ), τα οποία 

υπάγονται απευθείας στον οικείο Αρχηγό 

και στελεχώνονται με κατάλληλο προσωπικό 

του Επιτελείου και του Κοινού Νομικού 

Σώματος. 

 2. Τα ΓΝΟΠΣ ενημερώνουν απευθείας τα 

στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, ύστερα 

από υποβολή προφορικού ερωτήματος ή 

καταγγελίας, για την ισχύουσα νομοθεσία 

ως προς τα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις 

που έχουν σε παρούσα υπηρεσιακή 

υπόθεση που τα αφορά άμεσα και 

προσωπικά. Τα ΓΝΟΠΣ μπορεί να 

απευθύνονται απευθείας στις αρμόδιες 

υπηρεσίες των Ενόπλων Δυνάμεων 

προκειμένου να ενημερώνονται για το 

κανονιστικό πλαίσιο που διέπει την υπόθεση 

και τηρούν την ανωνυμία του ερωτώντος 

στελέχους. Οι υπηρεσίες τα συνδράμουν 

στην άσκηση της αρμοδιότητας αυτής 

αμελλητί και τους παρέχουν κάθε αναγκαία 

πληροφορία. 

 3. Ερωτήματα που αφορούν εκκρεμείς 

δικαστικές υποθέσεις ή ιδιωτικές διαφορές, 

καθώς και αυτά που είναι αόριστα και 

καταχρηστικά δεν εξετάζονται από τα ΓΝΟΠΣ 

και τίθενται στο αρχείο. 

 4. Οι ειδικές κείμενες διατάξεις περί 

παραπόνων των στρατιωτικών που 

προβλέπονται από τους κανονισμούς και τις 

διαταγές της υπηρεσίας, δεν θίγονται από το 

παρόν. 

 5. Όταν τα ΓΝΟΠΣ, στο πλαίσιο άσκησης των 

αρμοδιοτήτων τους, λαμβάνουν γνώση 

υπόθεσης, η εξέταση της οποίας έχει ήδη 

ολοκληρωθεί ενώπιον της διοίκησης, 

απευθύνονται στην αρμόδια υπηρεσία 

προκειμένου να λάβουν γνώση των 

εγγράφων και κάθε απαραίτητου στοιχείου. 

Εφόσον διαπιστώσουν πρόδηλα νομικά 
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σφάλματα ή παραλείψεις, ενημερώνουν το 

αρμόδιο κλιμάκιο διοίκησης και προτείνουν 

την ανάληψη συγκεκριμένων μέτρων και 

διοικητικών ενεργειών για τη διόρθωση των 

σχετικών πράξεων και την επανόρθωση ή 

αποτροπή της βλάβης ή ζημίας των 

στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 6. Τα ΓΝΟΠΣ τηρούν ανωνυμοποιημένα 

στοιχεία των ερωτημάτων και των 

καταγγελιών των οποίων γίνονται αποδέκτες 

και ανά εξάμηνο συντάσσουν σχετική 

έκθεση προς τον Αρχηγό του Γενικού 

Επιτελείου Εθνικής Άμυνας μέσω του 

Αρχηγού του οικείου Γενικού Επιτελείου, με 

συγκεντρωτική και κατηγοριοποιημένη 

περιγραφή των υποθέσεων του επιτελείου 

τους, στατιστικά στοιχεία και πρόταση 

ανάληψης των απαιτούμενων ενεργειών ή 

νομοθετικών πρωτοβουλιών. Η έκθεση αυτή 

κοινοποιείται με μέριμνα του Γενικού 

Επιτελείου Εθνικής Άμυνας στον Υπουργό 

Εθνικής Άμυνας και στην αρμόδια επιτροπή 

της Βουλής των Ελλήνων. 

 7. Για τη διακίνηση πληροφοριών και 

εγγράφων που αφορούν τις υποθέσεις που 

εξετάζουν τα ΓΝΟΠΣ εφαρμόζονται οι 

διατάξεις του Διακλαδικού Κανονισμού 

Στρατιωτικής Αλληλογραφίας και του 

Εθνικού Κανονισμού Ασφαλείας και της 

νομοθεσίας περί προστασίας των 

προσωπικών δεδομένων. 

 8. Προκαταρκτικές εξετάσεις και Ένορκες 

Διοικητικές Εξετάσεις που διερευνούν 

υποθέσεις κακοδιοίκησης στις Ένοπλες 

Δυνάμεις ή παραβάσεις ατομικών 

δικαιωμάτων, ανατίθενται κατά 

προτεραιότητα σε αξιωματικούς του Κοινού 

Νομικού Σώματος των Ενόπλων Δυνάμεων. 

 

 Άρθρο 30  του ν. 4609/2019 

 Μαθητές ειδικών καταστάσεων 

 στρατιωτικών σχολών 

 1. Σπουδαστές Ανώτατων Στρατιωτικών 

Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων (ΑΣΕΙ), της 

Στρατιωτικής Σχολής Αξιωματικών Σωμάτων 

(ΣΣΑΣ), της Σχολής Αξιωματικών 
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Νοσηλευτικής (ΣΑΝ) ή Ανώτερων 

Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) 

που κατά τη διάρκεια της φοίτησής τους 

κρίνονται για λόγους υγείας ακατάλληλοι, 

ύστερα από γνωμάτευση της αρμόδιας 

Υγειονομικής Επιτροπής, μπορούν, με 

αίτησή τους, να συνεχίζουν τη φοίτησή τους, 

εντασσόμενοι στην κατάσταση υπηρεσίας 

γραφείου ή ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας 

ξηράς ή υπηρεσίας εδάφους, αναλόγως του 

Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων που ανήκει 

η Σχολή. 

 2. Οι σπουδαστές της παραγράφου 1 

απαλλάσσονται πλήρως ή μερικώς από τη 

στρατιωτική εκπαίδευση και δεν δικαιούνται 

να επανέλθουν για οποιονδήποτε λόγο στην 

προηγούμενη κατάσταση. 

 3. Οι σπουδαστές που αποφοιτούν από τις 

Σχολές της παραγράφου 1 ονομάζονται 

Αξιωματικοί ή Υπαξιωματικοί και 

εντάσσονται στην κατάσταση υπηρεσίας 

γραφείου ή ελαφράς υπηρεσίας, υπηρεσίας 

ξηράς ή υπηρεσίας εδάφους, αναλόγως του 

Κλάδου των Ενόπλων Δυνάμεων που ανήκει 

η Σχολή, χωρίς να δικαιούνται να 

επανέλθουν για οποιονδήποτε λόγο στην 

ενεργό υπηρεσία. 

 4. Στις διατάξεις του παρόντος δεν 

υπάγονται οι σπουδαστές, των οποίων 

διακόπτεται η φοίτηση λόγω σωματικής 

ανικανότητας, συνεπεία ψυχικής πάθησης, 

του Γενικού Πίνακα Νοσημάτων, Παθήσεων 

και Βλαβών του π.δ. 11/2014 (Α` 14). 

 5. Για την υπαγωγή των σπουδαστών στις 

διατάξεις του παρόντος αποφασίζει ο 

Υπουργός Εθνικής Άμυνας, ύστερα από 

εισήγηση της οικείας Σχολής και πρόταση 

των κατά Κλάδο αρμόδιων Γενικών 

Επιτελείων.» 

Άρθρο 78 περ. ζ΄ Το άρθρο 1 της υπ’ αρ. 

Φ.870/213/738196/24-6-1982 κοινής 

απόφασης των Υπουργών Προεδρίας της 

Κυβέρνησης και Εθνικής Άμυνας, το οποίο 

είχε ως εξής: 

«1. Διατηρείται η Επιτροπή καθορισμού 

Μισθωτικών Αξιών εκμισθώσεως Ακινήτων 

που προβλέπεται από τις διατάξεις του 
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Η.  Έκθεση εφαρμογής της ρύθμισης  

31. Συναρμοδιότητα Υπουργείων / υπηρεσιών / φορέων 

Σχετική διάταξη 

αξιολογούμενης 

ρύθμισης 

Συναρμόδια Υπουργεία – 

Συναρμόδιες υπηρεσίες / φορείς 
Αντικείμενο συναρμοδιότητας 

 

Οικονομικών, Ανάπτυξης και Επενδύσεων, 

Παιδείας και Θρησκευμάτων, Εργασίας και 

Κοινωνικών Υποθέσεων, Υγείας, 

Προστασίας του Πολίτη, Δικαιοσύνης, 

Εσωτερικών, Ναυτιλίας και Νησιωτικής 

 

Β.Δ.925/21.12.1961 και της από 19.11.1980 

αποφάσεως του Δ.Σ./Ν.Α.Τ. και λειτουργεί 

σύμφωνα με αυτές. 

2. Διατηρείται  η Αναθεωρητική Επιτροπή 

που προβλέπεται από τις διατάξεις του 

άρθρου 43 του Π.Δ.913/1978 

(ανωτ.σελ.714,609) και λειτουργεί σύμφωνα 

με αυτές. 

3. Διατηρείται η Διαχειριστική  Επιτροπή που 

προβλέπεται από τις διατάξεις του άρθρ.94 

του  Π.Δ.913/1978  και λειτουργεί  σύμφωνα 

με αυτές. 

4. Διατηρείται η Επιτροπή Διευκολύνσεων 

Πλοιοκτητών που μετονομάζεται σε 

Επιτροπή Διευκολύνσεων από Ναυτολόγια 

που προβλέπεται με την διάταξη του 

άρθρ.89 παρ.6α του Κ.Ν.792/1978 

(ανωτ.σελ.714, 609) όπως συμπληρώθηκε 

με τις διατάξεις του άρθρ.28 παρ.8 του 

Νόμ.1085/1980 και λειτουργεί σύμφωνα με 

αυτές. 

5. Διατηρείται η Πρωτοβάθμια Υγειονομική 

Επιτροπή του Ναυτικού Απομαχικού 

Ταμείου που προβλέπεται από τις διατάξεις 

του άρθρ.27 του Π.Δ.913/1978 

(ανωτ.σελ.714,609) και λειτουργεί σύμφωνα 

με  αυτές. 

6. Διατηρείται η Δευτεροβάθμια 

Υγειονομική Επιτροπή Οργανισμών 

Ναυτικών του Ναυτικού Απομαχικού 

Ταμείου που προβλέπεται από τις διατάξεις 

του άρθρ.27 του Π.Δ.913/1978 (αντ. 

σελ.714,609) και λειτουργεί  σύμφωνα με 

αυτές.» 
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Πολιτικής, Υφυπουργός Πολιτισμού και 

Αθλητισμού 

32. Έκδοση κανονιστικών πράξεων και εγκυκλίων 

Εξουσιοδοτική 

διάταξη 
Είδος πράξης 

Αρμόδιο ή 

επισπεύδον 

Υπουργείο ή 

υπηρεσία 

Αντικείμενο 

Χρονοδιάγραμμα 

(ενδεικτική ή 

αποκλειστική 

προθεσμία) 

Άρθρο 28 (άρθρο 

79 παρ. 4 του 

π.δ. 21/1932) 

Κοινή 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας  

Δυνατότητα 

αναπροσαρμογής του 

ύψους του ποσού του 

βοηθήματος θανάτου 

που χορηγείται από το 

Μετοχικό Ταμείο 

Ναυτικού, ανάλογα με 

την οικονομική 

κατάσταση του 

Ταμείου. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 57 (άρθρο 

19 παρ. 5 του ν. 

3421/2005) 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Αντικατάσταση 

τακτικού ή 

αναπληρωματικού 

μέλους (με 

στρατιωτική ιδιότητα) 

της επιτροπής 

διαπρεπόντων 

επιστημόνων, πριν τη 

λήξη της θητείας του, 

εφόσον συντρέχει 

σπουδαίος λόγος. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 63 παρ. 5 Υπουργική 

Απόφαση  

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Παροχή δυνατότητας 

στον Υπουργό Εθνικής 

Άμυνας να 

μεταβιβάζει, κατά 

περίπτωση, σε 

κατώτερα κλιμάκια την 

αρμοδιότητα κλήσης 

του προσωπικού για 

κατάταξη στην 

Εθνοφυλακή και των 

Εθνοφυλάκων για 

ανάληψη 

διατεταγμένης 

υπηρεσίας, πλην της 

εκπαίδευσης. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 1 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Ρύθμιση θεμάτων 

οργάνωσης, 

λειτουργίας και 

Ένα (1) έτος από 

την έναρξη ισχύος 

του παρόντος 
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διαχείρισης του 

κεφαλαίου του 

Ειδικού Λογαριασμού 

Πρόνοιας Στρατού 

Ξηράς, καθώς και κάθε 

άλλης αναγκαίας 

λεπτομέρειας για την 

εφαρμογή των 

άρθρων 4, 6 και 7. 

(ενδεικτική 

προθεσμία) 

Άρθρο 76 παρ. 2 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Αναπροσαρμογή 

εισφοράς της περ. α΄ 

της παρ. 1 του άρθρου 

6. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 3 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Καθορισμός επιπλέον 

πόρων και εσόδων του 

Ειδικού Λογαριασμού 

Πρόνοιας στον Στρατό 

Ξηράς, πέραν των 

καθοριζομένων στο 

άρθρο 6. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 4 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Αναπροσαρμογή του 

ποσοστού της παρ. 1 

του άρθρου 7. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 5 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Διάθεση μέρους ή του 

συνόλου του 

υφισταμένου 

αποθεματικού 

κεφαλαίου 

προηγουμένου ή 

προηγουμένων ετών, 

του άρθρου 7, για την 

εκπλήρωση των 

σκοπών του Ειδικού 

Λογαριασμού 

Πρόνοιας στον Στρατό 

Ξηράς. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 6 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Ρύθμιση θεμάτων 

οργάνωσης, 

λειτουργίας και 

διαχείρισης του 

κεφαλαίου του 

Ειδικού Λογαριασμού 

Πρόνοιας στην 

Πολεμική Αεροπορία, 

καθώς και κάθε άλλης 

αναγκαίας 

λεπτομέρειας για την 

Ένα (1) έτος από 

την έναρξη ισχύος 

του παρόντος 

(ενδεικτική 

προθεσμία) 
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εφαρμογή των 

άρθρων 10, 12 και 13. 

Άρθρο 76 παρ. 7 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Αναπροσαρμογή 

εισφοράς της περ. α΄ 

της παρ. 1 του άρθρου 

12. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 8 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Καθορισμός επιπλέον 

πόρων και εσόδων του 

Ειδικού Λογαριασμού 

Πρόνοιας στην 

Πολεμική Αεροπορία 

πέραν των 

καθοριζομένων στο 

άρθρο 12. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 9 Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Αναπροσαρμογή του 

ποσοστού της παρ. 1 

του άρθρου 13. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

10 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Διάθεση μέρους ή του 

συνόλου του 

υφισταμένου 

αποθεματικού 

κεφαλαίου 

προηγουμένου ή 

προηγουμένων ετών, 

του άρθρου 13 για την 

εκπλήρωση των 

σκοπών του Ειδικού 

Λογαριασμού 

Πρόνοιας στην 

Πολεμική Αεροπορία. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

11 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας  

Καθορισμός της 

εισφοράς του άρθρου 

16. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

12 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Καθορισμός όρων και 

προϋποθέσεων της 

παρεχόμενης 

υπηρεσίας του άρθρου 

22, καθώς και κάθε 

άλλου σχετικού 

θέματος. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

13 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας  

Δυνατότητα 

αναπροσαρμογής του 

ύψους του ποσού του 

βοηθήματος του 

άρθρου 28. 

Χωρίς προθεσμία 
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Άρθρο 76 παρ. 

14 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Δυνατότητα 

ανακαθορισμού του 

αριθμού των 

δικαιούμενων 

μεριδίων του άρθρου 

29. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

15 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Δυνατότητα 

αναπροσαρμογής του 

ύψους της κράτησης 

λόγω εγγραφής γάμου 

και των 

προσαυξήσεων του 

άρθρου 38. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

16 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας  

Ρύθμιση κάθε  

αναγκαίας 

λεπτομέρειας που 

αφορά στη διαδικασία 

παρακράτησης του 

άρθρου 38. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

17 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας  

Δυνατότητα 

συμπλήρωσης ή 

αντικατάστασης των 

δικαιολογητικών του 

άρθρου 43 από 

δικαιολογητικά 

αντίστοιχης 

αποδεικτικής ισχύος 

και περιεχομένου. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

18 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Εξειδίκευση και 

παραμετροποίηση των 

κριτηρίων των 

εντάξεων του άρθρου 

48, καθορισμός της 

σειράς κατάταξης των 

υποψηφίων σε 

περίπτωση 

ισοβαθμίας και 

ρύθμιση κάθε άλλης 

αναγκαίας 

λεπτομέρειας. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

19 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας  

Καθορισμός κατ’ έτος 

αριθμού 

Εθνοφυλάκων για την 

εφαρμογή του άρθρου 

63. 

Χωρίς προθεσμία 
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Άρθρο 76 παρ. 

20 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Στρατιωτικός 

Κανονισμός 

Οργάνωσης και 

Λειτουργίας της 

Εθνοφυλακής. 

 Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

21 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας  

Καθορισμός της 

αποζημίωσης του 

άρθρου 66 και των 

απαιτούμενων για τη 

χορήγησή της 

παραστατικών. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

22 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Καθορισμός της 

διαδικασίας επιβολής 

κυρώσεων των 

ανυπότακτων 

Εθνοφυλάκων και του 

ύψους του χρηματικού 

προστίμου του 

άρθρου 67. 

Χωρίς προθεσμία 

Άρθρο 76 παρ. 

23 

 

Υπουργική 

Απόφαση 

Υπουργείο 

Εθνικής 

Άμυνας 

Καθορισμός 

στελέχωσης του 

Γραφείου Υπεύθυνου 

Προστασίας 

Δεδομένων 

Προσωπικού 

Χαρακτήρα του 

Υπουργείου Εθνικής 

Άμυνας και κάθε 

άλλου θέματος 

σχετικού με τη 

λειτουργία του. 

Δυνατότητα ανάθεσης 

πρόσθετων 

αρμοδιοτήτων στο 

Γραφείο αυτό, 

συναφών προς την 

αποστολή του 

υπεύθυνου 

προστασίας 

δεδομένων, πέραν 

όσων καθορίζονται 

στον Κανονισμό (ΕΕ) 

2016/679 του 

Ευρωπαϊκού 

Κοινοβουλίου και του 

Συμβουλίου της 27ης 

Χωρίς προθεσμία 
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Απριλίου 2016 και 

στον ν. 4624/2019. 

 

Ανάγκη σύστασης νέου νομικού προσώπου, ανώνυμης εταιρίας ή δημόσιας 
υπηρεσίας 

33. 
Ποιες διατάξεις της αξιολογούμενης ρύθμισης προβλέπουν τη σύσταση νέου 
νομικού προσώπου, ανώνυμης εταιρίας ή δημόσιας υπηρεσίας; 

  
 

34. 
Γιατί προτείνεται η σύσταση αυτού του νέου οργάνου και δεν επαρκούν οι 
υφιστάμενες διοικητικές δομές για να επιτευχθεί ο στόχος της αξιολογούμενης 
ρύθμισης; 

  
 

35. Χρόνος έναρξης λειτουργίας του νέου οργάνου 

  
 

36. 

Έχει γίνει η σχετική οικονομοτεχνική μελέτη αναφορικά με τη σύσταση του νέου 
οργάνου;            ΝΑΙ                 ΟΧΙ      
 
Εάν ΝΑΙ, να επισυναφθεί ηλεκτρονικά. 
 

 
 
 

  

Στοιχεία νέου νομικού προσώπου, ανώνυμης εταιρίας ή δημόσιας υπηρεσίας 

37. Επωνυμία ή ονομασία και νομική μορφή 

  
 

38. Χώρος λειτουργίας του νέου οργάνου 

 
 
 

39. Διασφάλιση επαρκούς υλικοτεχνικού & ηλεκτρονικού εξοπλισμού 

 
 
 

40. Τρόπος στελέχωσης του νέου οργάνου 
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Αθήνα, 13 Ιανουαρίου 2023 

 

ΟΙ ΥΠΟΥΡΓΟΙ  

 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

 

 

 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΤΑΪΚΟΥΡΑΣ 

 

 

 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ 

 

 

 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ 

 

ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ 

 

ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ 

ΥΠΟΘΕΣΕΩΝ 

 

ΥΓΕΙΑΣ 

 

 

 

ΝΙΚΗ ΚΕΡΑΜΕΩΣ 

 

 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΧΑΤΖΗΔΑΚΗΣ 

 

 

 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ 

 

ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΤΟΥ ΠΟΛΙΤΗ 

 

ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ  

 

ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ 

 

 

 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΘΕΟΔΩΡΙΚΑΚΟΣ 

 

 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΤΣΙΑΡΑΣ 

 

 

 

ΜΑΥΡΟΥΔΗΣ ΒΟΡΙΔΗΣ 

  

ΝΑΥΤΙΛΙΑΣ ΚΑΙ ΝΗΣΙΩΤΙΚΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ 

 

  

 

 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΛΑΚΙΩΤΑΚΗΣ 

 

 

Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 

 

 

 

 

ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΣΚΥΛΑΚΑΚΗΣ 

 

Ο ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 

 

 

 

 

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ 
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1 

 

                      

                      Αριθ. 3 / 1 / 2023  
ΓΕΝΙΚΟ ΛΟΓΙΣΤΗΡΙΟ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ  

 

Ε Κ Θ Ε Σ Η  

Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους  

(άρθρο 75 παρ. 1 του Συντάγματος)  

 

Στο σχέδιο νόμου του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας «Μέριμνα υπέρ του 

προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των 

Ενόπλων Δυνάμεων, οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις»  

 

 
Α. Με το υπόψη σχέδιο νόμου προβλέπονται τα ακόλουθα:  

 

  ΜΕΡΗ Α΄, Β΄  

 

 Ρυθμίζονται διάφορα θέματα του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων και 

ειδικότερα, μεταξύ άλλων:  

 

1.α. Συστήνονται Ειδικοί Λογαριασμοί Πρόνοιας στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού 

(Μ.Τ.Σ.) και στο Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας (Μ.Τ.Α.) με την ονομασία Ειδικός 

Λογαριασμός Πρόνοιας Στρατού Ξηράς (Ε.Λ.Π.Σ.Ξ.) και Ειδικός Λογαριασμός 

Πρόνοιας Πολεμικής Αεροπορίας (Ε.Λ.Π.Π.Α.), αντίστοιχα.  

 Οι εν λόγω λογαριασμοί εποπτεύονται από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και 

έχουν έδρα τις εγκαταστάσεις των ανωτέρω Ταμείων, τα οποία μεριμνούν για το 

άνοιγμα σχετικού τραπεζικού λογαριασμού στην Τράπεζα της Ελλάδος.  

   β. Σκοπό των συνιστώμενων ειδικών λογαριασμών αποτελεί η οργάνωση και 

ενάσκηση της αλληλοβοήθειας στο δικαιούχο εν ενεργεία στρατιωτικό προσωπικό του 

Στρατού Ξηράς και των Κοινών Σωμάτων καθώς και στα μέλη των οικογενειών αυτών, 

με την παροχή βοηθήματος για δαπάνες που δεν αναγνωρίζει το Δημόσιο, καθώς και 

βοηθήματος συμπληρωματικού αυτών που αναγνωρίζονται, όπως αυτές ειδικά 

απαριθμούνται.  

   γ. Ορίζονται τα όργανα διοίκησης των Ε.Λ.Π.Σ.Ξ. και Ε.Λ.Π.Π.Α. (Διοικητικό 

Συμβούλιο και Γενικός Διευθυντής) και οι πόροι αυτών (μηνιαία εισφορά των 

δικαιούχων υπολογιζόμενη σε ποσοστό επί του εκάστοτε μισθολογικού κλιμακίου, 

κρατήσεις επί της καταβαλλόμενης ημερήσιας αποζημίωσης εξωτερικού καθώς και επί 

του επιδόματος αλλοδαπής των δικαιούχων, τόκοι από τη διαχείριση των χρηματικών 

διαθεσίμων του ειδικού λογαριασμού και έσοδα από διάφορες επενδύσεις αυτού, 

δωρεές, κληρονομιές, κληροδοτήματα κ.λπ.). Οι προαναφερόμενες εισφορές και 

κρατήσεις δεν επιστρέφονται.  

   δ. Ρυθμίζονται λοιπά θέματα λειτουργίας του Ε.Λ.Π.Σ.Ξ. και Ε.Λ.Π.Π.Α. 

(διαχείριση και λογιστική παρακολούθηση, έγκριση οικονομικών καταστάσεων, 

καθεστώς επιχορηγήσεων και ενισχύσεων, νομική υποστήριξη κ.λπ.).  

Προβλέπεται η τήρηση αποθεματικού κεφαλαίου, το οποίο σχηματίζεται από 

την παρακράτηση του αναφερόμενου ποσοστού επί των ετήσιων καθαρών εσόδων των 

Ε.Λ.Π.Σ.Ξ. και Ε.Λ.Π.Π.Α. και υπόκειται στους οριζόμενους περιορισμούς.  

                                                                                                       (άρθρα 1 - 14)  
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2. Ρυθμίζονται θέματα του Νοσηλευτικού Ιδρύματος Μετοχικού Ταμείου Στρατού 

(Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.) και συγκεκριμένα, επανακαθορίζονται οι δικαιούχοι νοσηλείας στο 

Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., συμπεριλαμβανομένων όλων των εν ενεργεία στελεχών του Στρατού Ξηράς, 

των Κοινών Σωμάτων των Ενόπλων Δυνάμεων (Ε.Δ.) και της Ελληνικής Αστυνομίας 

(ΕΛ.ΑΣ.) καθώς και το μόνιμο προσωπικό του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., υπό τις τιθέμενες 

προϋποθέσεις.  

Τα εν λόγω πρόσωπα είναι υπόχρεα καταβολής της προβλεπόμενης 

υποχρεωτικής μηνιαίας εισφοράς στο εν λόγω Ίδρυμα, η οποία αποτελεί πόρο αυτού.  

Το αντίτιμο για τις παρεχόμενες υπηρεσίες καταβάλλεται στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. από 

τον προϋπολογισμό του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, σύμφωνα με το ισχύον κάθε φορά 

κρατικό τιμολόγιο.                                                                                    (άρθρα 15 - 17)  

 

3. Προβλέπεται ότι για τους υποψήφιου που περιλαμβάνονταν σε πίνακες επιτυχίας 

προς πλήρωση κενών θέσεων τακτικού προσωπικού (πολιτικών υπαλλήλων) του 

Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας (Γ.Ε.Α.) (άρθρο 8 παρ. 23 του ν.2366/1995), ο χρόνος 

από την κλήση προς κατάταξη ή την κύρωση των πινάκων επιτυχίας έως την κατάταξη 

ή τον διορισμό, αντίστοιχα, προσμετράται για τη μισθολογική εξέλιξη αυτών.  

                                                                                                                         (άρθρο 18)  

 

4. Παρέχεται εξουσιοδότηση για τον καθορισμό, με κ.υ.α., των ημερών 

μετακίνησης εκτός έδρας κατ’ έτος πέραν των υφιστάμενων ορίων (άρθρο 3 υποπαρ.Δ9, 

του άρθρου 2, του ν.4336/2015) και μέχρι το οριζόμενο ανώτατο όριο (200 ημέρες 

συνολικά) του προσωπικού κατηγορίας ΔΕ Τεχνικών Οπλικών Συστημάτων και 

Πυρομαχικών, ειδικοτήτων Ναρκαλιευτών και Ναρκαλιευτών /Ειδικών EOD – C/IED 

του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, που συμμετέχει σε αποστολές έρευνας, αναγνώρισης, 

εξουδετέρωσης και καταστροφής τυποποιημένων αυτοσχέδιων εκρηκτικών 

μηχανισμών.                                                                                                    (άρθρο 19)  

 

5.α. Εξαιρούνται, εφεξής, οι πολιτικοί υπάλληλοι του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας 

από τη χρήση των υπηρεσιών των Στρατιωτικών Λεσχών του Στρατού Ξηράς και παύει 

η καταβολή της σχετικής συνδρομής.  

   β. Καταργείται η καταβολή συνδρομής από τους εν αποστρατεία στρατιωτικούς 

των Ε.Δ. που είναι μέλη και κάνουν χρήση των υπηρεσιών των ανωτέρω Στρατιωτικών 

Λεσχών.  

   γ. Παρέχεται, στα στελέχη των Ε.Δ. και τα μέλη των οικογενειών τους, η 

δυνατότητα εκτέλεσης συνταγών φαρμακευτικής κάλυψης από τα φαρμακεία που είναι 

συμβεβλημένα με τον Εθνικό Οργανισμό Παροχής Υπηρεσιών Υγείας (ΕΟΠΥΥ).  

                                                                                                                   (άρθρα 20 - 22)  

 

6.α. Ρυθμίζονται εκ νέου ζητήματα σχετικά με τη λήξη μακράς αναρρωτικής άδειας 

του προσωπικού των Ε.Δ. και προβλέπεται η αυτεπάγγελτη αποστρατεία σε περίπτωση 

ανίατου νοσήματος. 

   β. Τροποποιούνται οι ισχύουσες διατάξεις ως προς τον χρόνο διαγραφής των 

αποστρατευόμενων αξιωματικών από την ενεργό υπηρεσία, οι οποίες εφαρμόζονται 

εφεξής, αναλογικά και για τους ανθυπασπιστές και μόνιμους υπαξιωματικούς.  

   γ. Ορίζεται ότι οι ανακαλούμενοι στην ενεργό υπηρεσία λόγω σοβαρών ασθενειών, 

ως μόνιμοι από την εφεδρεία, απόστρατοι αξιωματικοί, πέραν της δικαιούμενης 

σύνταξης, δεν αποκτούν δικαίωμα απόληψης μισθού, παρά μόνο δικαίωμα υγειονομικής 

περίθαλψης ως εν ενεργεία μόνιμοι από την εφεδρεία στρατιωτικοί.       (άρθρα 23 - 26)  

 

7. Ρυθμίζονται θέματα αναγνώρισης χρόνου μετοχικής σχέσης των Εθελοντών 

Μακράς Θητείας (ΕΜΘ) με τα Ταμεία των Κλάδων των Ε.Δ., με την καταβολή της 

προβλεπόμενης πρόσθετης κράτησης.  
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 Θεωρούνται νόμιμες οι πράξεις αναγνώρισης του χρόνου υπηρεσίας 

αποστρατευθέντων ΕΜΘ, βάσει των οποίων παρακρατήθηκε από το εφάπαξ βοήθημα 

που καταβλήθηκε σε αυτούς, είτε το σύνολο των αναλογουσών κρατήσεων είτε το 

υπόλοιπο των κρατήσεων κατά τα οριζόμενα και τα βοηθήματα που καταβλήθηκαν δεν 

αναπροσαρμόζονται.                                                                                       (άρθρο 27)  

 

8.α. Προβλέπεται η χορήγηση του βοηθήματος λόγω θανάτου εν αποστρατεία 

μετόχων του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού (Μ.Τ.Ν.) σε όποιον επωμίσθηκε τα έξοδα 

κηδείας, σε περίπτωση που δεν υφίστανται οι μνημονευόμενοι δικαιούχοι. 

    β. Τίθεται ανώτατο όριο, στο ύψος του επιπλέον ποσού βοηθήματος που μπορεί να 

καταβάλλεται στο τέλος κάθε έτους σε κάθε ένα από τα ανήλικα τέκνα των εν 

αποστρατεία μετόχων που απεβίωσαν εντός του ιδίου έτους.                        (άρθρο 28)  

 

9.α. Καθορίζονται εκ νέου τα μερίδια που δικαιούνται όσοι καθίστανται 

μερισματούχοι του ΜΤΣ από την 1η.1.2017 και εντεύθεν, κατ’ εφαρμογή του νέου 

μισθολογίου που διέπει τις Ένοπλες Δυνάμεις (ν.4472/2017) με την υποχρέωση των 

μερισματούχων για καταβολή των αντίστοιχων εισφορών [υπέρ Μ.Τ.Σ., υπέρ του 

Ειδικού Κλάδου Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού (ΕΚΟΕΜΣ), υπέρ 

Βοηθήματος Οικογενειακής ή Επαγγελματικής Αυτοτέλειας (ΒΟΕΑ)].  

   β. Προσαυξάνεται το μέρισμα των μερισματούχων του Μ.Τ.Σ., σύμφωνα με τον 

μνημονευόμενο κατά περίπτωση αριθμό μεριδίων, στους διατελέσαντες ή 

αποστρατευθέντες στους μνημονευόμενους βαθμούς ανώτατους αξιωματικούς των Ε.Δ. 

και της ΕΛ.ΑΣ.  

 Σε κάθε περίπτωση οι ανωτέρω δεν λαμβάνουν μέρισμα καθώς και συναρτώμενο 

επ’ αυτού ΒΟΕΑ, μικρότερο του καταβαλλομένου βάσει προϊσχυουσών διατάξεων, ενώ 

σε περίπτωση θετικής διαφοράς, ορίζεται η ημερομηνία από την οποία οι μερισματούχοι 

καθίστανται δικαιούχοι αυτής.                                                                (άρθρα 29, 30)  

 

10. Παρέχεται, στο Δ.Σ. του Μ.Τ.Σ., η δυνατότητα κατανομής στους 

μερισματούχους, έκτακτου μερίσματος από τα έσοδα της τρέχουσας χρήσης, υπό τις 

οριζόμενες προϋποθέσεις. Το εν λόγω μέρισμα καταβάλλεται χωρίς καμία κράτηση και 

δεν μπορεί να είναι μεγαλύτερο του καταβαλλόμενου ανά περίοδο. Ειδικά αναφέρεται 

ότι, για τη χρήση του έτους 2022, το εν λόγω μέρισμα μπορεί να καταβληθεί εντός της 

χρήσης του έτους 2023, σύμφωνα με τα οριζόμενα.                            (άρθρα 31 και 77)  

 

11. Επανακαθορίζονται οι δικαιούχοι: α. του εφάπαξ χρηματικού βοηθήματος που 

καταβάλλεται, σε περίπτωση θανάτου μετόχων των Ταμείων Αλληλοβοήθειας των Ε.Δ., 

από τους Ειδικούς Λογαριασμούς Αλληλοβοήθειας Στρατού, Ναυτικού και 

Αεροπορίας, κατά περίπτωση,  

   β. της εφάπαξ χρηματικής αρωγής που καταβάλλεται, σε περίπτωση θανάτου ή 

εξαφάνισης στρατιωτικών των Ε.Δ. μετόχων του Ειδικού Λογαριασμού Χρηματικής 

Αρωγής Οικογενειών Στρατιωτικών (ΕΛΧΑΟΣ).                                    (άρθρα 32, 33)  

 

12. Προβλέπεται, κατ’ εξαίρεση, η λήψη μερίσματος από το ΜΤΣ, για τους 

μερισματούχους του Μ.Τ.Σ. που δικαιώθηκαν ή πρόκειται να δικαιωθούν στρατιωτικής 

σύνταξης λόγω ανικανότητας που προήλθε πρόδηλα και αναμφισβήτητα λόγω της 

υπηρεσίας, ανεξάρτητα εάν είναι δικαιούχοι πολιτικής σύνταξης και μερίσματος από το 

Μετοχικό Ταμείο Πολιτικών Υπαλλήλων (ΜΤΠΥ).                                       (άρθρο 34)  

 

13. Καταργούνται, από την 1η.1.2022, οι μειώσεις που επιβάλλονται στα μερίσματα 

και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν στους μερισματούχους τους τα 

Μετοχικά Ταμεία Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας (Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν., Μ.Τ.Α.) και οι 

Ειδικοί Κλάδοι Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού, Ναυτικού και 
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Αεροπορίας (ΕΚΟΕΜΣ, ΕΚΟΕΜΝ, ΕΚΟΕΜΑ), σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. 

Β του άρθρου πρώτου του ν.4093/2012.                                                          (άρθρο 35)  

 

14. Επανακαθορίζεται ο τρόπος υπολογισμού του χρηματικού ποσού των μετόχων 

ή μερισματούχων του Μ.Τ.Σ. που έχουν τελέσει γάμο έως την οριζόμενη ημερομηνία 

(έναρξη ισχύος του ν.3036/2002), οριζόμενο σε ποσό ίσο με το ένα τρίτο (1/3) του 

βασικού μισθού του μισθολογικού κλιμακίου που λαμβάνουν κατά τον χρόνο 

καταβολής (κατά τα ισχύοντα το καταβαλλόμενο εκ της αιτίας αυτής ποσό ισούται με 

έναν βασικό μισθό του μισθολογικού κλιμακίου κατά τον χρόνο υποχρέωσης καταβολής 

του).                                                                                                                (άρθρο 36)  

 

15. Επανακαθορίζεται το ποσό που καταβάλλεται εφάπαξ από τους εν ενεργεία και 

εν αποστρατεία μετόχους του Μ.Τ.Ν., λόγω τέλεσης γάμου ανά κατηγορία 

μισθολογικής κατάταξης για κάθε φορά που οι ανωτέρω τελούν γάμο, εντός της 

τασσόμενης προθεσμίας και κατά τα ειδικότερα οριζόμενα. Το ποσό αυτό, καθώς και οι 

τυχόν προσαυξήσεις του, μπορούν να αναπροσαρμόζονται με υπουργική απόφαση, σε 

περίπτωση εκπρόθεσμης δήλωσης του γάμου.  

 Μέλη της οικογένειας μετόχου από γάμο που δεν δηλώθηκε υποχρεούνται στην 

καταβολή του ανωτέρω ποσού βάσει της κατηγορίας μισθολογικής κατάταξης του 

μετόχου, συμπεριλαμβανομένων των σχετικών προσαυξήσεων, προκειμένου να 

καταστούν δικαιούχοι των παροχών του Ταμείου.  

 Το ανωτέρω εφάπαξ ποσό, το οποίο μπορεί να καταβάλλεται μειωμένο στις 

οριζόμενες περιπτώσεις, δεν επιστρέφεται σε περίπτωση λύσης του γάμου, ενώ μπορεί 

να παρακρατείται υπέρ του Ταμείου από τις μηνιαίες τακτικές αποδοχές των εν ενεργεία 

μετόχων ή το μέρισμα των εν αποστρατεία μετόχων, κατά περίπτωση.     (άρθρα 37, 38)  

 

16. Αίρεται η προϋπόθεση ύπαρξης δανείου που έχει συναφθεί προς ανέγερση 

νοσοκομείων του Πολεμικού Ναυτικού για την επιβολή κράτησης επί των αποδοχών 

των εν ενεργεία μετόχων και του μερίσματος των εν αποστρατεία μετόχων του Μ.Τ.Ν. 

Οι πόροι από την εν λόγω κράτηση διατίθενται και για την εξυπηρέτηση σκοπών 

επέκτασης υποδομών καθώς και συντήρησης και ανανέωσης του εξοπλισμού των 

εγκαταστάσεων των νοσοκομείων του Πολεμικού Ναυτικού.                         (άρθρο 39)  

 

17.α. Προβλέπεται η εκπόνηση αναλογιστικής μελέτης από τα ΜΤΣ, ΜΤΝ και ΜΤΑ 

ανά διετία καθώς και έκτακτα, σε περίπτωση ουσιώδους μεταβολής των πόρων ή των 

παροχών τους, σύμφωνα με τα οριζόμενα.  

   β. Επέρχονται τροποποιήσεις στη σύνθεση του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Μ.Τ.Σ.                                                                                                       (άρθρα 40, 41)  

 

18. Ρυθμίζονται θέματα οικονομικής φύσης και συγκεκριμένα:  

   α. Επανακαθορίζεται ο τρόπος υπολογισμού του επιτοκίου προκαταβολών του 

εφάπαξ βοηθήματος που καταβάλλεται στους μετόχους των Ταμείων Αλληλοβοηθείας 

Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας οι οποίοι έχουν συμπληρώσει εικοσαετή 

τουλάχιστον συμμετοχή. Το εν λόγω επιτόκιο ισούται με το ποσοστό της απόδοσης των 

διαθεσίμων του κοινού κεφαλαίου που τηρείται στην Τράπεζα της Ελλάδος και στο 

οποίο έχουν μεταφερθεί τα ταμειακά διαθέσιμα των Φορέων Γενικής Κυβέρνησης 

(Φ.Γ.Κ.), αντί αυτού της ανωτέρω Τράπεζας για τις καταθέσεις διαθεσίμων κεφαλαίων 

των ν.π.δ.δ. που ισχύει σήμερα. 

   β. Καθορίζονται τα απαραίτητα δικαιολογητικά για την έκδοση των Χρηματικών 

Ενταλμάτων Προπληρωμής (ΧΕΠ) προς εξόφληση υποχρεώσεων από προμήθειες 

υλικών μέσω στρατιωτικών πωλήσεων εξωτερικού (Foreign Military Sales-FMS) και 

την απόδοση νομίμως λογαριασμού. Τα ανωτέρω δικαιολογητικά μπορούν να 

συμπληρώνονται ή να αντικαθίστανται με κ.υ.α.  
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 Το αδιάθετο υπόλοιπο των ανωτέρω ΧΕΠ που νόμιμα αποδίδονται ή 

αποδόθηκαν, θεωρείται ότι νομίμως κατατίθεται ή κατατέθηκε, αντίστοιχα, μετά από τη 

λήξη της προθεσμίας απόδοσης λογαριασμού και έως την απόδοση των ΧΕΠ.  

   γ. Ανακατανέμεται προς όφελος της Εθνικής Γενικής Συνομοσπονδίας Αναπήρων 

και Θυμάτων Πολέμου Ελλάδος και σε βάρος των σωματείων και ενώσεων αναπήρων 

και θυμάτων πολέμου, η εισφορά που επιβάλλεται ως ποσοστό (έως 1%) επί των 

συντάξεων και επιδομάτων που καταβάλλονται στους αναπήρους και τα θύματα 

πολέμου.                                                                                                   (άρθρα 42 - 44)  

 

19. Ρυθμίζονται εκ νέου ζητήματα που αφορούν στον τρόπο και στη διαδικασία 

αξιοποίησης ακίνητης περιουσίας Ενόπλων Δυνάμεων (μείωση του κατώτατου ορίου 

του ετήσιου ανταλλάγματος κ.λπ.) και ιδίως από φορείς του δημόσιου τομέα, ν.π.δ.δ., 

φορείς της τοπικής αυτοδιοίκησης και αθλητικά σωματεία, διευρύνοντας μεταξύ άλλων 

το σύνολο των περιπτώσεων για τις οποίες η Υπηρεσία Αξιοποίησης της Ακίνητης 

Περιουσίας των Ενόπλων Δυνάμεων (ΥΠ.Α.Α.Π.Ε.Δ.) μπορεί κατ’ εξαίρεση να 

συνομολογεί απευθείας με τους μνημονευόμενους φορείς τους όρους για την επίτευξη 

του ανωτέρω σκοπού (μείωση του κατώτατου ορίου της συμφωνηθείσας ετήσιας 

αντιπαροχής κ.λπ.).                                                                                    (άρθρα 45, 46)  

 

 ΜΕΡΟΣ Γ΄  

 

 Ρυθμίζονται ζητήματα σταδιοδρομίας και εξέλιξης των στελεχών των Ε.Δ. και 

ειδικότερα:  

 

1. Αυξάνεται κατά έναν βαθμό ο καταληκτικός και αποστρατευτικός βαθμός των 

Εθελοντών Μακράς Θητείας (Ε.Μ.Θ.), που έχουν προέλθει από οπλίτες πενταετούς 

υποχρέωσης, οι οποίοι μετά τη λήξη της πενταετούς υποχρέωσής τους έχουν 

αξιολογηθεί και επιλεγεί για περαιτέρω παραμονή στις Ένοπλες Δυνάμεις.    (άρθρο 47)  

 

2. Επανακαθορίζεται η διαδικασία ένταξης αξιωματικών Νοσηλευτικής των Ε.Δ. 

που αποκτούν πτυχίο των οριζόμενων σχολών στην αντίστοιχη γενική ειδικότητα των 

αξιωματικών του υγειονομικού σώματος, κατά τα ειδικότερα οριζόμενα.     (άρθρο 48)  

 

3. Διευρύνεται ο αριθμός των αξιωματικών και ανθυπασπιστών πολεμικής 

διαθεσιμότητας και υπαξιωματικών πολεμικής αποστρατείας που έχουν υπαχθεί ή 

πρόκειται να υπαχθούν στις σχετικές καταστάσεις, οι οποίοι δικαιούνται προαγωγής 

κατά ένα (1) βαθμό, λόγω της διάκρισης αυτών σε πρόσθετες κατηγορίες αθλητικών 

διοργανώσεων.                                                                                                  (άρθρο 49)  

 

4. Ρυθμίζονται θέματα: α. μεταθέσεων αξιωματικών που υπηρετούν σε θέσεις 

διοίκησης - ειδικής υπηρεσίας του εσωτερικού,  

   β. προαγωγών ανώτατων αξιωματικών των Ε.Δ. και μεταξύ άλλων επιμηκύνεται ο 

μέγιστος δυνατός χρόνος παραμονής αυτών στον βαθμό του Ταξίαρχου, πριν την 

προαγωγή στον επόμενο βαθμό. 

   γ. κρίσεων αξιωματικών που τίθενται Εκτός Οργανικών Θέσεων (ΕΟΘ).  

                                                                                                                (άρθρα 50 - 52)  

 

5. Παρατείνεται, έως την οριζόμενη ημερομηνία, η εφαρμογή του καθεστώτος περί 

κρίσεων και προαγωγών αξιωματικών από τις Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές 

Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) καθώς και μονιμοποιηθέντων εθελοντών - μονιμοποιηθεισών 

εθελοντριών. Για την προαγωγή των ανωτέρω αξιωματικών δεν απαιτείται η 

συμπλήρωση χρόνου διοίκησης – ειδικής υπηρεσίας.                                      (άρθρο 53)  
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6. Εισάγονται ρυθμίσεις σχετικά με την προαγωγή στους επόμενους βαθμού για 

τους αξιωματικούς εξ απονομής - ολυμπιονίκες αθλητές του Στρατού Ξηράς, χωρίς να 

γεννώνται αναδρομικά οικονομικά δικαιώματα.                                           (άρθρο 54)  

 

ΜΕΡΟΣ Δ΄  

 

Περιλαμβάνονται διατάξεις για θέματα στρατολογικής φύσης και ειδικότερα:  

   α. Ρυθμίζονται ζητήματα αναφορικά με:  

   - την εξέταση των αιτημάτων μεταφοράς στρατευσίμων από έναν κλάδο των 

Ενόπλων Δυνάμεων σε έναν άλλο,  

   - την απαλλαγή από τη στρατεύσιμη στρατιωτική υποχρέωση,  

   - την αναβολή κατάταξης για την απόκτηση ναυτικής ικανότητας,  

    - τη χρήση ηλεκτρονικών μεθόδων και δικτυακών υποδομών για τη 

γνωστοποίηση της κλήσης κατάταξης στους ενδιαφερόμενους.  

   β. Αυξάνεται κατά ένα (1) [από τρία (3) σε τέσσερα (4)], ο αριθμός των μελών της 

αμειβόμενης επιτροπής, η οποία είναι αρμόδια για τη χορήγηση ή μη της αναβολής 

κατάταξης για απόκτηση ιατρικής ειδικότητας κατόχων διδακτορικού διπλώματος, που 

διαπρέπουν σε επιστημονικές εργασίες ή έρευνες.  

   γ. Εισάγεται η υποχρέωση εγγραφής των εφέδρων στις μηχανογραφικές εφαρμογές 

εφεδρείας του Κλάδου τους και παραλαβής οποιουδήποτε στρατιωτικού εγγράφου, η μη 

τήρηση της οποίας συνεπάγεται την επιβολή των καθοριζόμενων με κ.υ.α. χρηματικών 

προστίμων.                                                                                                 (άρθρα 55 - 61)  

 

ΜΕΡΟΣ Ε΄  

 

Επανακαθορίζεται το πλαίσιο που διέπει την Εθνοφυλακή και ειδικότερα, 

μεταξύ άλλων:  

 

1.α. Ορίζεται ότι η Εθνοφυλακή οργανώνεται σε ενεργές και επιστρατευόμενες 

Μονάδες, οι οποίες χαρακτηρίζονται ως ειδικές στρατιωτικές, ονομάζονται Τάγματα 

Εθνοφυλακής (ΤΕΘ) της περιοχής όπου εδρεύουν και μπορεί να περιλαμβάνουν 

Υπομονάδες και Τμήματα Εθνοφυλακής.  

   β. Ρυθμίζονται ζητήματα αναφορικά με τη στελέχωση των Μονάδων Εθνοφυλακής 

(κατηγορίες προσωπικού, εθελοντική υπηρέτηση γυναικείου προσωπικού, ηλικιακά 

όρια και βαθμοί κατάταξης, χρόνος υπηρεσίας, εθελοντική συμμετοχή σε παρελάσεις, 

ασκήσεις και λοιπές δραστηριότητες και εκδηλώσεις, χωρίς αποζημίωση κ.λπ.).  

   γ. Προβλέπεται η χορήγηση στους Εθνοφύλακες, με την κατάταξή τους, ειδών 

ιματισμού και υπόδησης, τα οποία φέρουν σε κάθε δραστηριότητα των Μονάδων 

Εθνοφυλακής.  

   δ. Οι Εθνοφύλακες ευθύνονται έναντι του Δημοσίου για οποιαδήποτε ζημία ή απώλεια 

προξένησαν στα μέσα και στα υλικά της υπηρεσίας από δόλο ή βαριά αμέλεια κατά την 

εκτέλεση των καθηκόντων τους, καθώς και λόγω απώλειας, φθοράς ή καταστροφής στα 

μέσα και τα υλικά αυτά από κακή ή αδικαιολόγητη χρήση ή πλημμελή συντήρηση, γενικά. 

Η ζημία καταλογίζεται αρμοδίως σε βάρος τους.                                            (άρθρα 62 - 65)  

 

2.α. Ορίζεται ότι στους Εθνοφύλακες που συμμετέχουν σε αποστολές:  

   - καταβάλλεται αποζημίωση έναντι οδοιπορικών εξόδων, για κάθε ημέρα υπηρεσίας 

τους και για τη μετακίνησή τους από την οικία τους στη Μονάδα και την επιστροφή σε αυτή, 

ανεξαρτήτως χιλιομετρικής απόστασης. Η αποζημίωση αυτή δεν εμπίπτει σε καμία 

κατηγορία εισοδήματος, απαλλάσσεται από κάθε είδους φόρο ή τέλος, υπόκειται σε 

ποσοστό κράτησης υπέρ του Ταμείου του οικείου Κλάδου και βαρύνει τον προϋπολογισμό 

του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας,  

   - χορηγείται τροφή και δυνητικά είδη ιματισμού και υπόδησης.  
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 [Κατά τα ισχύοντα, προβλέπεται η καταβολή αποδοχών, ήτοι ημερήσιας 

αποζημίωσης, ύψους 16 ευρώ, για την αντιμετώπιση δαπανών τροφής, ιματισμού και 

υπόδησης].  

   β. Διευκρινίζεται ότι η εκτέλεση υπηρεσίας από τους Εθνοφύλακες δεν δημιουργεί σχέση 

εξαρτημένης εργασίας με το Δημόσιο.  

   γ. Ρυθμίζεται το πλαίσιο:  

   - παροχής υγειονομικής περίθαλψης στους Εθνοφύλακες, είτε βρίσκονται σε 

διατεταγμένη υπηρεσία είτε συμμετέχουν σε εθελοντικές δραστηριότητες,  

   - παροχής ευεργετημάτων καθώς και δικαιώματος συνταξιοδότησης από το Δημόσιο, 

σύμφωνα με τις εκάστοτε συνταξιοδοτικές διατάξεις που ισχύουν για τους εν ενεργεία 

στρατιωτικούς των Ενόπλων Δυνάμεων, σε περίπτωση που φονεύονται, αποθνήσκουν ή 

καθίστανται ανάπηροι με ποσοστό αναπηρίας εξήντα επτά τοις εκατό (67%) και άνω κατά 

την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και εξαιτίας αυτή ή κατά την εθελοντική συμμετοχή 

τους στις δραστηριότητες των Μονάδων τους, 

   - απονομής ηθικών αμοιβών, μεταλλίων, τιμητικών διακρίσεων.  

   δ. Ορίζεται ότι οι Εθνοφύλακες αξιωματικοί προάγονται μέχρι τον βαθμό του 

Ταγματάρχη.  

   ε. Προσδιορίζονται οι κυρώσεις (ποινικές κυρώσεις, χρηματικό πρόστιμο) που 

επιβάλλονται σε όσους κηρύσσονται ανυπότακτοι επειδή δεν προσέρχονται εμπρόθεσμα 

για να καταταχθούν ή να αναλάβουν διατεταγμένη υπηρεσία στην Εθνοφυλακή.  

   στ. Ειδικά για το πολιτικό προσωπικό του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας που υπηρετεί 

στην Εθνοφυλακή, ορίζεται ότι:  

   - ακολουθεί το πρόγραμμα ωρών υπηρεσίας και εκπαίδευσης των ΤΕΘ, συμμετέχει 

στην εκπαίδευση και δικαιούται αποζημίωσης για εργασία καθ’ υπέρβαση του 

υποχρεωτικού ωραρίου (άρθρο 20 του ν.4354/2015),  

   - αναγνωρίζεται το δικαίωμα πρόσληψης στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας σε ένα μέλος 

της οικογένειας πολιτικού υπαλλήλου που υπηρετεί στην Εθνοφυλακή που απεβίωσε κατά 

την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και εξαιτίας αυτής, (άρθρο 19 του ν.1911/1990).  

                                                                                                                                 (άρθρα 66 - 68)  

 

 ΜΕΡΟΣ ΣΤ΄  

 

 Ρυθμίζονται λοιπά θέματα αρμοδιότητας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας και 

μεταξύ άλλων:  

 

   α. Συστήνεται στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, Γραφείο Υπεύθυνου Προστασίας 

Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα, υπαγόμενο απευθείας στον Υπουργό, με τις 

οριζόμενες αρμοδιότητες.  

  β. Παρέχεται η δυνατότητα και στα αδέλφια των θανόντων στρατιωτικών των 

Ενόπλων Δυνάμεων, στον πόλεμο ή στην ειρήνη κατά την εκτέλεση διατεταγμένης 

υπηρεσίας και λόγω αυτής, που είναι μαθητές στη Στρατιωτική Σχολή Αξιωματικών 

Σωμάτων (ΣΣΑΣ) καθώς και στα τέκνα και στα αδέλφια των θανόντων στρατιωτικών 

των Ε.Δ. που είναι μαθητές στη Στρατιωτική Σχολή Αξιωματικών Νοσηλευτικής 

(ΣΑΝ), να κατανέμονται ή να επανακατανέμονται έως την ονομασία τους σε 

Αξιωματικούς, στον Κλάδο που υπηρετούσε ο θανών γονέας ή αδελφός/ή τους.  

   γ. Καθορίζεται το εξηκοστό έβδομο (67ο) έτος ως ανώτατο όριο ηλικίας 

πρόσληψης ωρομίσθιου διδακτικού προσωπικού στις Σχολές και τα Κέντρα 

Εκπαίδευσης των Ενόπλων Δυνάμεων.  

   δ. Επανακαθορίζεται η στελέχωση του Πολεμικού Μουσείου.  

   ε. Μετονομάζονται η Ναυτική Σχολή Πολέμου (ΝΣΠ) και η Αεροπορική Σχολή 

Πολέμου (ΑΣΠ) σε Σχολή Πολέμου Πολεμικού Ναυτικού (ΣΠΠΝ) και σε Σχολή 

Πολέμου Πολεμικής Αεροπορίας (ΣΠΠΑ), αντίστοιχα. 
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   στ. Παρέχεται η εξουσιοδότηση για τη σύσταση, με κ.υ.α., μη αμειβόμενης 

νομοπαρασκευαστικής επιτροπής, για την αντικατάσταση διατάξεων του Κώδικα 

Δικαστικού Σώματος Ενόπλων Δυνάμεων.                                             (άρθρα 69 - 75)  

 

ΜΕΡΗ Ζ΄, Η΄  

 

   α. Παρέχονται οι αναγκαίες εξουσιοδοτήσεις για τη ρύθμιση όλων των επιμέρους 

ζητημάτων για την εφαρμογή των προτεινόμενων ρυθμίσεων.  

   β. Παρατίθενται οι καταργούμενες διατάξεις και εισάγονται μεταβατικής ισχύος 

διατάξεις.                                                                                                  (άρθρα 76 - 79)  

 

 

Β. Από τις προτεινόμενες διατάξεις προκαλούνται τα ακόλουθα οικονομικά 

αποτελέσματα:  

 

Ι. Επί του κρατικού προϋπολογισμού  

 

1. Ετήσια δαπάνη από την καταβολή αμοιβής στο επιπλέον μέλος που συμμετέχει 

στην επιτροπή για τη χορήγηση ή μη της αναβολής κατάταξης για απόκτηση ιατρικής 

ειδικότητας κατόχων διδακτορικού διπλώματος, που διαπρέπουν σε επιστημονικές 

εργασίες ή έρευνες. (άρθρο 57)  

 

2. Ετήσια δαπάνη από την καταβολή στο πολιτικό προσωπικό του Υπουργείου 

Εθνικής Άμυνας που κατατάσσεται στην Εθνοφυλακή, αποζημίωσης για εργασία καθ’ 

υπέρβαση του ωραρίου (άρθρο 20 του ν.4354/2015), το ύψος της οποίας εξαρτάται από 

την έκδοση κ.υ.α. και από πραγματικά γεγονότα (αριθμός δικαιούχων, ώρες 

απασχόλησης κ.λπ.). (άρθρο 68 παρ.1) Κατά την πρώτη εφαρμογή της διάταξης, 

σύμφωνα με στοιχεία του αρμόδιου Υπουργείου, η εν λόγω δαπάνη ανέρχεται στο ποσό 

των 20 χιλ. ευρώ περίπου. 

 

3. Δαπάνη από την κάλυψη των εξόδων λειτουργίας του συνιστώμενου Γραφείου 

Υπεύθυνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα. (άρθρο 69)  

 

4. Ενδεχόμενη δαπάνη από την αντιμετώπιση του πρόσθετου κόστους λειτουργίας 

της Εθνοφυλακής σύμφωνα με το νέο πλαίσιο (διεύρυνση κατηγοριών προσωπικού, 

χορήγηση κατά την κατάταξη των Εθνοφυλάκων ιματισμού και υπόδησης, καταβολή 

αποζημίωσης έναντι οδοιπορικών εξόδων καθώς και τροφής και ιματισμού και 

υπόδησης σε εκείνους που μετέχουν σε αποστολές κ.λπ.). (άρθρα 63 - 67)  

 Το ύψος της πρόσθετης δαπάνης εξαρτάται από την έκδοση των κατά περίπτωση 

απαιτούμενων κανονιστικών πράξεων και από πραγματικά γεγονότα.  

 Κατά τα ισχύοντα, η δαπάνη για το τρέχον έτος, όσον αφορά στην καταβολή 

ημερήσιας αποζημίωσης σε 746 Εθνοφύλακες για φρούρηση αποθηκών ανέρχεται στο 

ποσό των 4,4 εκατ. ευρώ περίπου.  

 

5. Ενδεχόμενη δαπάνη από τη σύσταση θέσεων, για την πρόσληψη στο Υπουργείο 

Εθνικής Άμυνας μέλους της οικογένειας πολιτικού υπαλλήλου της Εθνοφυλακής που 

απεβίωσε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και εξαιτίας αυτής, το ύψος της 

οποίας εξαρτάται από την έκδοση κ.υ.α. και από πραγματικά γεγονότα. (άρθρο 68 παρ.2)  

 

6. Απώλεια εσόδων από την απαλλαγή από φόρους και τέλη της καταβαλλόμενης 

στους Εθνοφύλακες που συμμετέχουν σε αποστολές, αποζημίωσης έναντι οδοιπορικών 

εξόδων, σύμφωνα με τους όρους και τις προϋποθέσεις του άρθρου 67 παρ.1. Το ύψος 

4838

4841



9 

 

της απώλειας αυτής εξαρτάται από την έκδοση κ.υ.α. και από πραγματικά γεγονότα 

(αριθμός δικαιούχων κ.λπ.).  

 

ΙΙ. Επί του κρατικού προϋπολογισμού και του προϋπολογισμού του Μετοχικού 

Ταμείου Στρατού (Μ.Τ.Σ.), του Μετοχικού Ταμείου Ναυτικού (Μ.Τ.Ν.), του 

Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας (Μ.Τ.Α.), του Ειδικού Κλάδου 

Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Στρατού (ΕΚΟΕΜΣ), του 

Ειδικού Κλάδου Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Ναυτικού 

(ΕΚΟΕΜΝ) και του Ειδικού Κλάδου Οικονομικής Ενίσχυσης 

Μερισματούχων Αεροπορίας (ΕΚΟΕΜΑ) (φορείς Γενικής Κυβέρνησης) 

 

1. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την καταβολή αυξημένων αποδοχών 

σε πολιτικούς υπαλλήλους του Γ.Ε.Α., λόγω της προσμέτρησης του χρόνου σύμφωνα 

με το άρθρο 18. Η δαπάνη αυτή, σύμφωνα με στοιχεία του αρμόδιου Υπουργείου 

εκτιμάται στο ποσό των 53 χιλ. ευρώ περίπου για το έτος 2023, 53,12 χιλ. ευρώ περίπου 

για το έτος 2024 και 54,23 χιλ. ευρώ περίπου για το έτος 2025. 

 

2. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την καταβολή αυξημένης 

αποζημίωσης στο προσωπικό κατηγορίας ΔΕ Τεχνικών Οπλικών Συστημάτων και 

Πυρομαχικών, ειδικοτήτων Ναρκαλιευτών και Ναρκαλιευτών /Ειδικών EOD – C/IED, 

που συμμετέχει σε αποστολές έρευνας, αναγνώρισης, εξουδετέρωσης και καταστροφής 

τυποποιημένων αυτοσχέδιων εκρηκτικών μηχανισμών, λόγω του καθορισμού των 

ημερών μετακίνησης αυτού εκτός έδρας πέραν των υφιστάμενων ορίων και μέχρι το 

οριζόμενο ανώτατο όριο (200 ημέρες συνολικά). (άρθρο 19) Η εν λόγω δαπάνη 

εκτιμάται από το αρμόδιο Υπουργείο στο ποσό των 143,2 χιλ. ευρώ περίπου ετησίως. 

 

3. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την καταβολή διαφοράς τιμής σε 

φάρμακα που χορηγούνται στα στελέχη των Ε.Δ. και τα μέλη των οικογενειών τους 

σύμφωνα με τα προβλεπόμενα. (άρθρο 22)  

 

4. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την καταβολή επιπλέον αποδοχών 

λόγω της κατ’ εξαίρεση προσμέτρησης ως χρόνου υπηρεσίας της ημερομηνίας 

διαγραφής αποστρατευόμενων αξιωματικών καθώς και της επέκτασης της εφαρμογής 

των ρυθμίσεων αυτών και για τους ανθυπασπιστές και μόνιμους υπαξιωματικούς. 

(άρθρο 25) Η δαπάνη εκ της αιτίας αυτής εκτιμάται από το αρμόδιο Υπουργείο στο 

ποσό των 1,26 εκατ. ευρώ περίπου ετησίως. 

 

5. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από τη νομιμοποίηση των Χρηματικών 

Ενταλμάτων Προπληρωμής (Χ.Ε.Π.), που εκδόθηκαν προς εξόφληση υποχρεώσεων από 

προμήθειες υλικών, μέσω στρατιωτικών πωλήσεων εξωτερικού. (άρθρο 43) Η εν λόγω 

δαπάνη, σύμφωνα με στοιχεία του αρμόδιου Υπουργείου, εκτιμάται στο ποσό των 

231,72 εκατ. ευρώ.  

 

6. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την αύξηση κατά έναν βαθμό του 

καταληκτικού και αποστρατευτικού βαθμού των Εθελοντών Μακράς Θητείας (Ε.Μ.Θ.), 

το ύψος της οποίας εξαρτάται από πραγματικά γεγονότα. (άρθρο 47) 

 

7. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την εφαρμογή του προϋφιστάμενου 

καθεστώτος περί κρίσεων και προαγωγών αξιωματικών από τις Ανώτερες Στρατιωτικές 

Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) καθώς και μονιμοποιηθέντων εθελοντών - 

μονιμοποιηθεισών εθελοντριών. (άρθρο 53) Η δαπάνη εκ της αιτίας αυτής, σύμφωνα με 

στοιχεία του αρμόδιου Υπουργείου, εκτιμάται συνολικά και για τα τρία επιτελεία στο 
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ποσό των 2,5 εκατ. ευρώ περίπου για το έτος 2023, 3,28 εκατ. ευρώ περίπου για το 

έτος 2024 και 3,14 εκατ. ευρώ περίπου για το έτος 2025.  

 

8. Ενδεχόμενη δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από τη διεύρυνση του 

αριθμού των αξιωματικών και ανθυπασπιστών πολεμικής διαθεσιμότητας και 

υπαξιωματικών πολεμικής αποστρατείας, οι οποίοι δικαιούνται προαγωγής κατά ένα (1) 

βαθμό, λόγω της διάκρισης αυτών σε πρόσθετες κατηγορίες αθλητικών διοργανώσεων. 

(άρθρο 49) 

 

9. Δαπάνη του Μ.Τ.Ν. από τη χορήγηση του βοηθήματος λόγω θανάτου εν 

αποστρατεία μετόχων του Ταμείου σε όποιον επωμίσθηκε τα έξοδα κηδείας, σε 

περίπτωση που δεν υφίστανται οι δικαιούχοι. (άρθρο 28) 

 

10. Δαπάνη του Μ.Τ.Σ. και του ΕΚΟΕΜΣ από τον καθορισμό εκ νέου των μεριδίων 

που δικαιούνται όσοι καθίστανται μερισματούχοι του Μ.Τ.Σ. από την 1η.1.2017 και 

εντεύθεν, καθώς και από την προσαύξηση του μερίσματος στους διατελέσαντες ή 

αποστρατευθέντες στους μνημονευόμενους βαθμούς ανώτατων αξιωματικών των Ε.Δ. 

και της ΕΛ.ΑΣ. (άρθρα 29 - 30) Η δαπάνη εκ της αιτίας αυτής εκτιμάται από το αρμόδιο 

Υπουργείο, ετησίως στο ποσό των 650 χιλ. ευρώ για το Μ.Τ.Σ. και των 2 εκατ. ευρώ 

για τον ΕΚΟΕΜΣ.  

 

11. Δαπάνη του Μ.Τ.Σ. από την κατανομή, αναδρομικά από το έτος 2022, στους 

μνημονευόμενους μερισματούχους του Ταμείου, έκτακτου μερίσματος από τα έσοδα 

της τρέχουσας χρήσης, υπό την οριζόμενη προϋπόθεση. (άρθρα 31 και 77) 

 

12. Δαπάνη του Μ.Τ.Σ. και του ΕΚΟΕΜΣ λόγω της καταβολής μερίσματος στους 

μερισματούχους του Μ.Τ.Σ., που δικαιούνται λήψης στρατιωτικής σύνταξης λόγω 

ανικανότητας και είναι παράλληλα δικαιούχοι λήψης πολιτικής σύνταξης και 

μερίσματος από το Μ.Τ.Π.Υ. (άρθρο 34) Η εν λόγω δαπάνη σύμφωνα με στοιχεία του 

αρμόδιου Υπουργείου εκτιμάται ετησίως στο ποσό των 820 ευρώ για το Μ.Τ.Σ. και των 

800 ευρώ για τον ΕΚΟΕΜΣ.  

 

13. Δαπάνη των Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. και των οικείων ειδικών Κλάδων από 

την αναδρομική κατάργηση των μειώσεων που επιβάλλονται στα μερίσματα και στην 

οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν οι ανωτέρω φορείς στους μερισματούχους τους 

σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου πρώτου του ν.4093/2012. (άρθρο 

35) Σύμφωνα με στοιχεία του αρμόδιου Υπουργείου, η δαπάνη εκ της αιτίας αυτής 

αναλύεται ετησίως ως ακολούθως: 

- Για το Μ.Τ.Σ. 7,8 εκατ. ευρώ  

- Για το Μ.Τ.Ν. 3,3 εκατ. ευρώ  

- Για το Μ.Τ.Α. 5,2 εκατ. ευρώ  

- Για το ΕΚΟΕΜΣ 4,0 εκατ. ευρώ  

- Για το ΕΚΟΕΜΝ 1,35 εκατ. ευρώ  

- Για το ΕΚΟΕΜΑ 1,42 εκατ. ευρώ.   

 

14. Δαπάνη των Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. από την κάλυψη του κόστους 

εκπόνησης αναλογιστικής μελέτης ανά τακτά χρονικά διαστήματα καθώς και εκτάκτως 

σε περίπτωση ουσιώδους μεταβολής των πόρων ή των παροχών τους. (άρθρο 40 παρ.1) 

Η δαπάνη εκ της αιτίας αυτής, σύμφωνα με στοιχεία του αρμόδιου Υπουργείου, 

εκτιμάται ως ακολούθως: 

- Για το Μ.Τ.Σ. 15 χιλ. ευρώ για κάθε ένα από τα έτη 2023 και 2025 

- Για το Μ.Τ.Ν. 10 χιλ. ευρώ για το έτος 2024 

- Για το Μ.Τ.Α. 6,2 χιλ. ευρώ για το έτος 2024 
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15. Απώλεια εσόδων λόγω της μη επιβολής κράτησης στο έκτακτο μέρισμα που 

κατανέμεται, αναδρομικά από το έτος 2022, στους μνημονευόμενους μερισματούχους 

του Μ.Τ.Σ. από τα έσοδα της τρέχουσας χρήσης. (άρθρα 31 και 77) 

 

16. Μείωση εσόδων του Μ.Τ.Σ. από την είσπραξη μικρότερου ποσού από τους 

μετόχους ή μερισματούχους του Ταμείου που έχουν τελέσει γάμο σύμφωνα με τις 

ειδικότερες προβλέψεις του άρθρου 36. 

 

17. Ενδεχόμενη μείωση εσόδων του Μ.Τ.Ν. λόγω της είσπραξης μικρότερων ποσών 

από τους υπόχρεους που έχουν τελέσει γάμο, στις περιπτώσεις που αυτό καταβάλλεται 

μειωμένο. (άρθρο 38 παρ.6)  

 

18. Αύξηση εσόδων των Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν., Μ.Τ.Α. και των οικείων ειδικών Κλάδων, 

από την είσπραξη των προβλεπόμενων κρατήσεων επί της καταβαλλόμενης στους 

Εθνοφύλακες που συμμετέχουν σε αποστολές, αποζημίωσης έναντι οδοιπορικών 

εξόδων, σύμφωνα με τους όρους και τις προϋποθέσεις του άρθρου 66 παρ.1. Το ύψος 

των εσόδων αυτών εξαρτάται από την έκδοση κ.υ.α. και από πραγματικά γεγονότα 

(αριθμός δικαιούχων κ.λπ.).  

 

19. Ενδεχόμενη αύξηση εσόδων του Μ.Τ.Ν. από την είσπραξη των προβλεπόμενων 

προσαυξήσεων, σε περίπτωση εκπρόθεσμης δήλωσης του γάμου καθώς και των τυχών 

αναπροσαρμογών, με υπουργική απόφαση, του εφάπαξ ποσού ή/και των προσαυξήσεων 

αυτού. (άρθρο 38 παρ.4 και 9) 

 

ΙΙΙ. Επί του κρατικού προϋπολογισμού και του προϋπολογισμού της Λέσχης 

Αξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων (Λ.Α.Ε.Δ., φορέας Γενικής Κυβέρνησης)  

 

 Απώλεια εσόδων λόγω: α) της εξαίρεσης των πολιτικών υπαλλήλων του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας από τη χρήση των υπηρεσιών των Στρατιωτικών Λεσχών 

του Στρατού Ξηράς και την ως εκ τούτου μη είσπραξη της σχετικής συνδρομής, με 

αντίστοιχη εξοικονόμηση δαπανών, (άρθρο 20)  

   β) της κατάργησης της καταβολής συνδρομής στους ανωτέρω φορείς από τους εν 

αποστρατεία στρατιωτικούς των Ε.Δ. (άρθρο 21)  

 

IV. Επί του προϋπολογισμού του Νοσηλευτικού Ιδρύματος Μετοχικού 

 Ταμείου Στρατού (Ν.Ι.Μ.Τ.Σ., φορέας Γενικής Κυβέρνησης)  

 

1. Αύξηση εσόδων από τη διεύρυνση του αριθμού των δικαιούχων νοσηλείας στο 

Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. και την ως εκ τούτου είσπραξη αυξημένων ποσών λόγω της καταβολής της 

προβλεπόμενης υποχρεωτικής μηνιαίας εισφοράς σε αυτό από μεγαλύτερο αριθμό 

υπόχρεων. (άρθρα 15 - 17) Η εν λόγω αύξηση εσόδων εκτιμάται από το αρμόδιο 

Υπουργείο στο ποσό των 3 εκατ. ευρώ.  

 

2. Η δαπάνη του Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. για την παροχή των υπηρεσιών νοσηλείας σε 

μεγαλύτερο αριθμό δικαιούχων, η οποία συνεπάγεται σχετικό αντίτιμο που καλύπτεται 

μέσω του κρατικού προϋπολογισμού είναι δημοσιονομικά ουδέτερη σε επίπεδο φορέων 

Γενικής Κυβέρνησης, λόγω της αντίστοιχης εξοικονόμησης δαπάνης για τον κρατικό 

προϋπολογισμό από τη μη καταβολή των σχετικών ποσών στα νοσοκομεία , των οποίων 

τις υπηρεσίες χρησιμοποιούν σήμερα οι πρόσθετοι δικαιούχοι. (άρθρα 15 - 17)  

 

 

4841

4844



12 

 

V. Επί του κρατικού προϋπολογισμού και επί των προϋπολογισμών του 

Ταμείου Χρηματοδότησης Δικαστικών Κτιρίων (ΤΑ.Χ.ΔΙ.Κ.), του 

Ηλεκτρονικού Εθνικού Φορέα Κοινωνικής Ασφάλισης (e-Ε.Φ.Κ.Α.) και του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Μ.Τ.Σ.) (φορείς της Γενικής Κυβέρνησης)  

 

Ενδεχόμενη αύξηση εσόδων από την είσπραξη των επιβαλλόμενων χρηματικών 

προστίμων και ποινών, κατά περίπτωση, για τη μη τήρηση των προβλεπόμενων 

υποχρεώσεων των εφέδρων και των Εθνοφυλάκων, σύμφωνα με τα άρθρα 61 παρ.7 και 

67 παρ.2. Το ύψος των εσόδων αυτών εξαρτάται από την έκδοση κ.υ.α. και από 

πραγματικά γεγονότα.  

 

Αθήνα,  13  Ιανουαρίου 2023  
ΕΛΑΒΑΝ ΓΝΩΣΗ  

Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ  Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                   Η Γενική Διευθύντρια  
     ΥΠΟΥΡΓΟΣ  
 
 

Θ. ΣΚΥΛΑΚΑΚΗΣ            Α. ΠΕΤΡΑΛΙΑΣ                               Ιουλία Γ. Αρμάγου  

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
13.1.2023 _ΣΧΕΔΙΟ ΥΠΕΘΑ  n  προσωπικό ΕΔ, Εθνοφυλακή  
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Ε Ι Δ Ι Κ Η    Ε Κ Θ Ε Σ Η 

 (άρθρο 75 παρ.3 του Συντάγματος) 

 

Επί του σχεδίου νόμου «Μέριμνα υπέρ του προσωπικού των Ενόπλων 

Δυνάμεων, εξορθολογισμός της νομοθεσίας των Ενόπλων Δυνάμεων, 

οργάνωση της Εθνοφυλακής και άλλες διατάξεις» 

 

 

Από τις διατάξεις του προτεινόμενου σχεδίου νόμου προκαλούνται τα 

ακόλουθα οικονομικά αποτελέσματα: 

 

Ι. Επί του κρατικού προϋπολογισμού  

 

1. Ετήσια δαπάνη από την καταβολή αμοιβής στο επιπλέον μέλος που 

συμμετέχει στην επιτροπή για τη χορήγηση ή μη της αναβολής κατάταξης για 

απόκτηση ιατρικής ειδικότητας κατόχων διδακτορικού διπλώματος, που 

διαπρέπουν σε επιστημονικές εργασίες ή έρευνες. (άρθρο 57)  

 

2. Ετήσια δαπάνη από την καταβολή στο πολιτικό προσωπικό του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας που κατατάσσεται στην Εθνοφυλακή, 

αποζημίωσης για εργασία καθ’ υπέρβαση του ωραρίου (άρθρο 20 του 

ν.4354/2015), το ύψος της οποίας εξαρτάται από την έκδοση κ.υ.α. και από 

πραγματικά γεγονότα (αριθμός δικαιούχων, ώρες απασχόλησης κ.λπ.). (άρθρο 

68 παρ.1) Κατά την πρώτη εφαρμογή της διάταξης, η εν λόγω δαπάνη ανέρχεται 

στο ποσό των 20 χιλ. ευρώ περίπου. 

 

3. Δαπάνη από την κάλυψη των εξόδων λειτουργίας του συνιστώμενου 

Γραφείου Υπεύθυνου Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα. 

(άρθρο 69)  

 

4. Ενδεχόμενη δαπάνη από την αντιμετώπιση του πρόσθετου κόστους 

λειτουργίας της Εθνοφυλακής σύμφωνα με το νέο πλαίσιο (διεύρυνση 

κατηγοριών προσωπικού, χορήγηση κατά την κατάταξη των Εθνοφυλάκων 

ιματισμού και υπόδησης, καταβολή αποζημίωσης έναντι οδοιπορικών εξόδων 

καθώς και τροφής και ιματισμού και υπόδησης σε εκείνους που μετέχουν σε 

αποστολές κ.λπ.). (άρθρα 63 - 67)  

 Το ύψος της πρόσθετης δαπάνης εξαρτάται από την έκδοση των κατά 

περίπτωση απαιτούμενων κανονιστικών πράξεων και από πραγματικά γεγονότα.  

 Κατά τα ισχύοντα, η δαπάνη για το τρέχον έτος, όσον αφορά στην 

καταβολή ημερήσιας αποζημίωσης σε 746 Εθνοφύλακες για φρούρηση 

αποθηκών ανέρχεται στο ποσό των 4,4 εκατ. ευρώ περίπου.  

 

5. Ενδεχόμενη δαπάνη από τη σύσταση θέσεων, για την πρόσληψη στο 

Υπουργείο Εθνικής Άμυνας μέλους της οικογένειας πολιτικού υπαλλήλου της 

Εθνοφυλακής που απεβίωσε κατά την εκτέλεση διατεταγμένης υπηρεσίας και 
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εξαιτίας αυτής, το ύψος της οποίας εξαρτάται από την έκδοση κ.υ.α. και από 

πραγματικά γεγονότα. (άρθρο 68 παρ.2)  

 

 Οι ανωτέρω δαπάνες θα αντιμετωπίζονται από τις πιστώσεις του 

κρατικού προϋπολογισμού. 

 

6. Απώλεια εσόδων από την απαλλαγή από φόρους και τέλη της 

καταβαλλόμενης στους Εθνοφύλακες που συμμετέχουν σε αποστολές, 

αποζημίωσης έναντι οδοιπορικών εξόδων, σύμφωνα με τους όρους και τις 

προϋποθέσεις του άρθρου 67 παρ.1. Το ύψος της απώλειας αυτής εξαρτάται 

από την έκδοση κ.υ.α. και από πραγματικά γεγονότα (αριθμός δικαιούχων κ.λπ.).  

  

 Η ανωτέρω απώλεια εσόδων θα αναπληρώνεται από άλλες πηγές εσόδων 

του κρατικού προϋπολογισμού. 

 

ΙΙ. Επί του κρατικού προϋπολογισμού και του προϋπολογισμού του 

Μετοχικού Ταμείου Στρατού (Μ.Τ.Σ.), του Μετοχικού Ταμείου 

Ναυτικού (Μ.Τ.Ν.), του Μετοχικού Ταμείου Αεροπορίας (Μ.Τ.Α.), 

του Ειδικού Κλάδου Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων 

Στρατού (ΕΚΟΕΜΣ), του Ειδικού Κλάδου Οικονομικής Ενίσχυσης 

Μερισματούχων Ναυτικού (ΕΚΟΕΜΝ) και του Ειδικού Κλάδου 

Οικονομικής Ενίσχυσης Μερισματούχων Αεροπορίας (ΕΚΟΕΜΑ) 

(φορείς Γενικής Κυβέρνησης) 

 

1. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την καταβολή αυξημένων 

αποδοχών σε πολιτικούς υπαλλήλους του Γ.Ε.Α., λόγω της προσμέτρησης του 

χρόνου σύμφωνα με το άρθρο 18. Η δαπάνη αυτή εκτιμάται στο ποσό των 53 

χιλ. ευρώ περίπου για το έτος 2023, 53,12 χιλ. ευρώ περίπου για το έτος 2024 

και 54,23 χιλ. ευρώ περίπου για το έτος 2025. 

 

2. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την καταβολή αυξημένης 

αποζημίωσης στο προσωπικό κατηγορίας ΔΕ Τεχνικών Οπλικών Συστημάτων 

και Πυρομαχικών, ειδικοτήτων Ναρκαλιευτών και Ναρκαλιευτών /Ειδικών 

EOD – C/IED, που συμμετέχει σε αποστολές έρευνας, αναγνώρισης, 

εξουδετέρωσης και καταστροφής τυποποιημένων αυτοσχέδιων εκρηκτικών 

μηχανισμών, λόγω του καθορισμού των ημερών μετακίνησης αυτού εκτός έδρας 

πέραν των υφιστάμενων ορίων και μέχρι το οριζόμενο ανώτατο όριο (200 

ημέρες συνολικά). (άρθρο 19) Η εν λόγω δαπάνη εκτιμάται στο ποσό των 143,2 

χιλ. ευρώ περίπου ετησίως. 

 

3. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την καταβολή διαφοράς 

τιμής σε φάρμακα που χορηγούνται στα στελέχη των Ε.Δ. και τα μέλη των 

οικογενειών τους σύμφωνα με τα προβλεπόμενα. (άρθρο 22)  

 

4. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την καταβολή επιπλέον 

αποδοχών λόγω της κατ’ εξαίρεση προσμέτρησης ως χρόνου υπηρεσίας της 
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ημερομηνίας διαγραφής αποστρατευόμενων αξιωματικών καθώς και της 

επέκτασης της εφαρμογής των ρυθμίσεων αυτών και για τους ανθυπασπιστές 

και μόνιμους υπαξιωματικούς. (άρθρο 25) Η δαπάνη εκ της αιτίας αυτής 

εκτιμάται στο ποσό των 1,26 εκατ. ευρώ περίπου ετησίως. 

 

5. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από τη νομιμοποίηση των 

Χρηματικών Ενταλμάτων Προπληρωμής (Χ.Ε.Π.), που εκδόθηκαν προς 

εξόφληση υποχρεώσεων από προμήθειες υλικών, μέσω στρατιωτικών 

πωλήσεων εξωτερικού. (άρθρο 43) Η εν λόγω δαπάνη εκτιμάται στο ποσό των 

231,72 εκατ. ευρώ.  

 

6. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την αύξηση κατά έναν βαθμό 

του καταληκτικού και αποστρατευτικού βαθμού των Εθελοντών Μακράς 

Θητείας (Ε.Μ.Θ.), το ύψος της οποίας εξαρτάται από πραγματικά γεγονότα. 

(άρθρο 47) 

 

7. Δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από την εφαρμογή του 

προϋφιστάμενου καθεστώτος περί κρίσεων και προαγωγών αξιωματικών από τις 

Ανώτερες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) καθώς και 

μονιμοποιηθέντων εθελοντών - μονιμοποιηθεισών εθελοντριών. (άρθρο 53) Η 

δαπάνη εκ της αιτίας αυτής εκτιμάται συνολικά και για τα τρία επιτελεία στο 

ποσό των 2,5 εκατ. ευρώ περίπου για το έτος 2023, 3,28 εκατ. ευρώ περίπου 

για το έτος 2024 και 3,14 εκατ. ευρώ περίπου για το έτος 2025.  

 

8. Ενδεχόμενη δαπάνη του κρατικού προϋπολογισμού από τη διεύρυνση 

του αριθμού των αξιωματικών και ανθυπασπιστών πολεμικής διαθεσιμότητας 

και υπαξιωματικών πολεμικής αποστρατείας, οι οποίοι δικαιούνται προαγωγής 

κατά ένα (1) βαθμό, λόγω της διάκρισης αυτών σε πρόσθετες κατηγορίες 

αθλητικών διοργανώσεων. (άρθρο 49) 

 

9. Δαπάνη του Μ.Τ.Ν. από τη χορήγηση του βοηθήματος λόγω θανάτου εν 

αποστρατεία μετόχων του Ταμείου σε όποιον επωμίσθηκε τα έξοδα κηδείας, σε 

περίπτωση που δεν υφίστανται οι δικαιούχοι. (άρθρο 28) 

 

10. Δαπάνη του Μ.Τ.Σ. και του ΕΚΟΕΜΣ από τον καθορισμό εκ νέου των 

μεριδίων που δικαιούνται όσοι καθίστανται μερισματούχοι του Μ.Τ.Σ. από την 

1η.1.2017 και εντεύθεν, καθώς και από την προσαύξηση του μερίσματος στους 

διατελέσαντες ή αποστρατευθέντες στους μνημονευόμενους βαθμούς ανώτατων 

αξιωματικών των Ε.Δ. και της ΕΛ.ΑΣ. (άρθρα 29 - 30) Η δαπάνη εκ της αιτίας 

αυτής εκτιμάται ετησίως στο ποσό των 650 χιλ. ευρώ για το Μ.Τ.Σ. και των 2 

εκατ. ευρώ για τον ΕΚΟΕΜΣ.  

 

11. Δαπάνη του Μ.Τ.Σ. από την κατανομή, αναδρομικά από το έτος 2022, 

στους μνημονευόμενους μερισματούχους του Ταμείου, έκτακτου μερίσματος 

από τα έσοδα της τρέχουσας χρήσης, υπό την οριζόμενη προϋπόθεση. (άρθρα 

31 και 77) 
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12. Δαπάνη του Μ.Τ.Σ. και του ΕΚΟΕΜΣ λόγω της καταβολής μερίσματος 

στους μερισματούχους του Μ.Τ.Σ., που δικαιούνται λήψης στρατιωτικής 

σύνταξης λόγω ανικανότητας και είναι παράλληλα δικαιούχοι λήψης πολιτικής 

σύνταξης και μερίσματος από το Μ.Τ.Π.Υ. (άρθρο 34) Η εν λόγω δαπάνη 

εκτιμάται ετησίως στο ποσό των 820 ευρώ για το Μ.Τ.Σ. και των 800 ευρώ για 

τον ΕΚΟΕΜΣ.  

 

13. Δαπάνη των Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. και των οικείων ειδικών Κλάδων 

από την αναδρομική κατάργηση των μειώσεων που επιβάλλονται στα μερίσματα 

και στην οικονομική ενίσχυση που καταβάλλουν οι ανωτέρω φορείς στους 

μερισματούχους τους σύμφωνα με την υποπαρ. Β.3 της παρ. Β του άρθρου 

πρώτου του ν.4093/2012. (άρθρο 35) Η δαπάνη εκ της αιτίας αυτής αναλύεται 

ετησίως ως ακολούθως: 

- Για το Μ.Τ.Σ. 7,8 εκατ. ευρώ  

- Για το Μ.Τ.Ν. 3,3 εκατ. ευρώ  

- Για το Μ.Τ.Α. 5,2 εκατ. ευρώ  

- Για το ΕΚΟΕΜΣ 4,0 εκατ. ευρώ  

- Για το ΕΚΟΕΜΝ 1,35 εκατ. ευρώ  

- Για το ΕΚΟΕΜΑ 1,42 εκατ. ευρώ.   

 

14. Δαπάνη των Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. από την κάλυψη του κόστους 

εκπόνησης αναλογιστικής μελέτης ανά τακτά χρονικά διαστήματα καθώς και 

εκτάκτως σε περίπτωση ουσιώδους μεταβολής των πόρων ή των παροχών τους. 

(άρθρο 40 παρ.1) Η δαπάνη εκ της αιτίας αυτής εκτιμάται ως ακολούθως: 

- Για το Μ.Τ.Σ. 15 χιλ. ευρώ για κάθε ένα από τα έτη 2023 και 2025 

- Για το Μ.Τ.Ν. 10 χιλ. ευρώ για το έτος 2024 

- Για το Μ.Τ.Α. 6,2 χιλ. ευρώ για το έτος 2024 

 

Οι ανωτέρω δαπάνες θα αντιμετωπίζονται από τις πιστώσεις του 

κρατικού προϋπολογισμού και του προϋπολογισμού των Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και 

Μ.Τ.Α. και των οικείων ειδικών Κλάδων, κατά περίπτωση. 

 

15. Απώλεια εσόδων λόγω της μη επιβολής κράτησης στο έκτακτο μέρισμα 

που κατανέμεται, αναδρομικά από το έτος 2022, στους μνημονευόμενους 

μερισματούχους του Μ.Τ.Σ. από τα έσοδα της τρέχουσας χρήσης. (άρθρα 31 

και 77) 

 

16. Μείωση εσόδων του Μ.Τ.Σ. από την είσπραξη μικρότερου ποσού από 

τους μετόχους ή μερισματούχους του Ταμείου που έχουν τελέσει γάμο σύμφωνα 

με τις ειδικότερες προβλέψεις του άρθρου 36. 

 

17. Ενδεχόμενη μείωση εσόδων του Μ.Τ.Ν. λόγω της είσπραξης μικρότερων 

ποσών από τους υπόχρεους που έχουν τελέσει γάμο, στις περιπτώσεις που αυτό 

καταβάλλεται μειωμένο. (άρθρο 38 παρ.6)  
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 Οι ανωτέρω απώλειες/μειώσεις εσόδων θα αναπληρώνονται από άλλες 

πηγές εσόδων του κρατικού προϋπολογισμού και του προϋπολογισμού των 

Μ.Τ.Σ., Μ.Τ.Ν. και Μ.Τ.Α. και των οικείων ειδικών Κλάδων, κατά περίπτωση. 

 

ΙΙΙ. Επί του κρατικού προϋπολογισμού και του προϋπολογισμού της 

Λέσχης Αξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων (Λ.Α.Ε.Δ., φορέας Γενικής 

Κυβέρνησης)  

 

 Απώλεια εσόδων λόγω: α) της εξαίρεσης των πολιτικών υπαλλήλων του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας από τη χρήση των υπηρεσιών των Στρατιωτικών 

Λεσχών του Στρατού Ξηράς και την ως εκ τούτου μη είσπραξη της σχετικής 

συνδρομής, (άρθρο 20)  

   β) της κατάργησης της καταβολής συνδρομής στους ανωτέρω φορείς από 

τους εν αποστρατεία στρατιωτικούς των Ε.Δ. (άρθρο 21)  

 

 Η ανωτέρω απώλεια εσόδων θα αναπληρώνεται από άλλες πηγές εσόδων 

του κρατικού προϋπολογισμού και του προϋπολογισμού της ΛΑΕΔ. 

 

 

      Αθήνα, 13 Ιανουαρίου  2023 

 

ΟΙ ΥΠΟΥΡΓΟΙ 

 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ        ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

       

 

 

 

Χ. ΣΤΑΪΚΟΥΡΑΣ     Ν. ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ 
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